Extraordinary Genius #1400-end
Author: 穷四
Date: 2021-10-27T00:00:00+00:00
Publisher: anonymous

Table Of Contents

- Table Of Contents -

Chapter 1412: Tablet

Chapter 1413: Even Thinking About The Bad Life

Chapter 1414: Hunger Marketing
Chapter 1415: Old Zhang Entered Beijing
Chapter 1416: Just Ask If You Can
Chapter 1417: We Also Bundle
Chapter 1418: Did They Make The System? !
Chapter 1419: Paul's Response
Chapter 1420: Both Support XOS
Chapter 1421: Africa Is Also A Market
Chapter 1422: Just Add This
Chapter 1423: System Sale
Chapter 1424: Help Above
Chapter 1425: National Voice
Chapter 1426: Lianxiang Decision
Chapter 1427: Don't Do A Second
Chapter 1428: Lian Xiang Defendant
Chapter 1429: Price Is A Weapon
Chapter 1430: Win In One Game
Chapter 1431: Cost And Technology
Chapter 1432: Be Light And Thin
Chapter 1433: Super MP3
Chapter 1434: Camera To Take Video
Chapter 1435: Elena Comes For A Concert
Chapter 1436: Stunning Open Voice
Chapter 1437: Push Hands
Chapter 1438: The Richest Man Can Compose?
Chapter 1439: Go For A Loan
Chapter 1440: Old Zhang Liwei
Chapter 1441: Microsoft Lost The Lawsuit
Chapter 1442: Kameda Resigns
Chapter 1443: Words Exceede 5100
Chapter 1444: It's Big Business
Chapter 1445: Construction Is Blocked
Chapter 1446: Xiao Zhao, Are You Married?

Chapter 1447: Don't You Think It's Too Coincidental?

Chapter 1448: It's Them Again
Chapter 1449: This Is Not Over
Chapter 1450: Sniper Stunny (1/10)

Chapter 1451: There Are Two Kinds Of Rich People (2/10)

Chapter 1452: Goal (3/10)

Chapter 1453: Tony Is Too Stingy (4/10)

Chapter 1454: Acquisition Of Cinema Lines (5/10)

Chapter 1455: Crazy Signing (6/10)

Chapter 1456: Lessons For Big Directors (7/10)

Chapter 1457: Stan Lee (8/10)

Chapter 1458: Combination Of Chinese And Western (9/10)

Chapter 1459: Do N’t Say Just Do It (10/10)

Chapter 1460: Enter The Entertainment Industry

Chapter 1461: Expand, Expand

Chapter 1462: Collision With Jixiong Investment

Chapter 1463: Microsoft Conference

Chapter 1464: The Problem Is Very Sharp

Chapter 1465: Microsoft Betrayed By Relatives?

Chapter 1466: Exam Teaching
Chapter 1467: Everyone Makes Netbooks
Chapter 1468: Microsoft's Stinky Chess
Chapter 1469: Disappointed Ballmer
Chapter 1470: Losing Money Is Making Money
Chapter 1471: This Character, Your
Chapter 1472: Smoke Bomb
Chapter 1473: Dilemma
Chapter 1474: Come Follow Me
Chapter 1475: Executive Changes
Chapter 1476: No More Polite
Chapter 1477: Map Cannon
Chapter 1478: This Is What I Said
Chapter 1479: The Louder The Bigger
Chapter 1480: Microsoft Is Sitting On The Wax
Chapter 1481: No Longer Bought
Chapter 1482: Today Is Different
Chapter 1483: Raise The Price
Chapter 1484: Zhongji's Wordy
Chapter 1485: Dahe Dianxiong
Chapter 1486: Unprofessional Reporter
Chapter 1487: Sad Microsoft
Chapter 1488: Pouring Chicken Soup
Chapter 1489: Chicken Broth Is On Fire
Chapter 1490: The True Purpose Of Microsoft
Chapter 1491: Microsoft Confessed
Chapter 1492: Change
Chapter 1493: Ultra-thin Book

Chapter 1494: Who Wants To Compete With Lianxiang For New Products?

Chapter 1495: Lead The Trend
Chapter 1496: Manufacturer Union
Chapter 1497: Trouble Yourself
Chapter 1498: Lao Zhang's Cooperation
Chapter 1499: Have Been Fooled
Chapter 1500: Blame Me? (For Subscription)

Chapter 1501: Crude Oil Is Going To Rise? (For Subscription)

Chapter 1502: Can Not Fry Crude Oil (1/10)
Chapter 1503: Familiar Feeling (2/10)
Chapter 1504: Bluffing Formula (3/10)
Chapter 1505: Lao Zhang Yuejie (4/10)
Chapter 1506: Feng Yu Played Right (5/10)
Chapter 1507: Strict Investigation (6/10)
Chapter 1508: Pillar Industry (7/10)
Chapter 1509: Let Me Be A Consultant (8/10)
Chapter 1510: Alleged Home (9/10)
Chapter 1511: Switch To Local Design (10/10)
Chapter 1512: Brother-in-law's Pride (1/10)
Chapter 1513: Behind The Master (2/10)
Chapter 1514: Private Aviation (3/10)
Chapter 1515: For Personal Use (4/10)
Chapter 1516: China Aviation Dream (5/10)
Chapter 1517: Wholesale Used Aircraft (6/10)
Chapter 1518: Dismantling The Aircraft (7/10)
Chapter 1519: First Goal (8/10)

Chapter 1520: Trouble In The Retail Industry (9/10)

Chapter 1521: Opportunity (10/10)

Chapter 1522: Li Chaoren Treats Guests

Chapter 1523: Li Chaoren's Business Experience

Chapter 1524: Fu Guangzheng's Antique Mentality

Chapter 1525: People Who Do Not Understand The Rules

Chapter 1526: Uncle Feng (request To Order And Ask For Votes)

Chapter 1527: Guiding Lu Shao
Chapter 1528: Words Exceede 5100
Chapter 1529: Contract Trap
Chapter 1530: Service Is Important
Chapter 1531: Seeing Is Believing (subscribe)
Chapter 1532: Lu Shao's Fanfare

Chapter 1533: Mobile Phone Number Real-name System

Chapter 1534: Give A Mobile Phone Vigorously
Chapter 1535: Buy Funds With Phone Bills
Chapter 1536: Dong Shi Xiao You

Chapter 1537: Cottage Machine Blooming Everywhere

Chapter 1538: Meat Rotten Pot
Chapter 1539: Mobile Phone Price Standards
Chapter 1540: Sales Peak
Chapter 1541: Direction
Chapter 1542: Spokesperson
Chapter 1543: Global Spokesperson

Chapter 1544: Can't Surpass? (For Subscription)

Chapter 1545: Crazy Mobile Ads
Chapter 1546: Group Comic Comic Ads
Chapter 1547: Li Zhixing In A Daze
Chapter 1548: Red Envelope
Chapter 1549: The Gap Between Car Companies
Chapter 1550: Make A Big Prize
Chapter 1551: How To Invite
Chapter 1552: They Must All Come
Chapter 1553: Unprecedented Selection Method
Chapter 1554: All Participate
Chapter 1555: Consumers Matter Most
Chapter 1556: Announcement Of Awards
Chapter 1557: Start Rolling
Chapter 1558: Blog Marketing
Chapter 1559: Strong Award
Chapter 1560: Pleasant Order
Chapter 1561: Eaten Full And Scolded The Cook
Chapter 1562: Scold
Chapter 1563: Hit A Stick For A Sweet Date
Chapter 1564: Ally Layout
Chapter 1565: Feng Yu Glanced Away?
Chapter 1566: The Strongest Commoner
Chapter 1567: Legend Of Online Games
Chapter 1568: Online Games Can Also Place Ads
Chapter 1569: Legend Of The Local Tyrant
Chapter 1570: Heavenly King Concert

Chapter 1571: Boast? (Request For Booking And Ticket)

Chapter 1572: King's Announcement
Chapter 1573: King's New Song
Chapter 1574: Are Stupid
Chapter 1575: Crazy Star Crawler
Chapter 1576: Investment Stone
Chapter 1577: Weird Publicity

Chapter 1578: Alternative Interpretation Of The Film

Chapter 1579: Faith Strategy
Chapter 1580: Support Behind
Chapter 1581: Everyone Sings Tunli
Chapter 1582: Big Event
Chapter 1583: New Factory Plan
Chapter 1584: Cooperate In Building Aircraft?
Chapter 1585: Family Inheritance
Chapter 1586: Hunting
Chapter 1587: Mesh Leather Coat
Chapter 1588: Create 51 Files
Chapter 1589: The Media Looks Down
Chapter 1590: Rise Against The Trend
Chapter 1591: Send Script

Chapter 1592: The Proliferation Of Small-cost Movies

Chapter 1593: Iron Man Starts Shooting
Chapter 1594: Mr. Feng Is A Great Person
Chapter 1595: Time Will Prove Everything

Chapter 1596: The Rice National Team Will Not Work!

Chapter 1597: Microsoft's Plan
Chapter 1598: Regret Santos
Chapter 1599: Electronic Paper Book
Chapter 1600: Soaring Interest
Chapter 1601: On Sale The Same Day As Cheney
Chapter 1602: The Gap Is Obvious
Chapter 1603: Unusually Hot E-paper Book
Chapter 1604: The Abused Wen Dongjun
Chapter 1605: They Can Only Imitate
Chapter 1606: Smartphone War
Chapter 1607: Another Pre-sale
Chapter 1608: Kea And Black Rose Cried
Chapter 1609: Good Wit Girl Smashed
Chapter 1610: Innovation Can't Be Weird

Chapter 1611: Willow Sanshiro (subscription Required)

Chapter 1612: Not Optimistic?
Chapter 1613: Liu Sheng's Decision
Chapter 1614: Re-note, See Re-note
Chapter 1615: Magic Is No Longer (3/6)
Chapter 1616: Incredible Results (4/6)
Chapter 1617: Do One's Duty (5/6)
Chapter 1618: Define Music Phone (6/6)
Chapter 1619: Brother Ji's New Goal
Chapter 1620: Tablet Core Solution Has
Chapter 1621: Environmental Conspiracy
Chapter 1622: Intelligent Aircraft
Chapter 1623: Debunk
Chapter 1624: I Come To Invest
Chapter 1625: Double Back
Chapter 1626: Greening (seeking To Subscribe)
Chapter 1627: Father-son Theory
Chapter 1628: Share In ARM
Chapter 1629: Expand Camp

Chapter 1630: All-in-one Machine Launched Earlier

Chapter 1631: Business Innovation
Chapter 1632: High-end Gaming Book
Chapter 1633: Business Capital
Chapter 1634: Another Explosion
Chapter 1635: All Do Solid State
Chapter 1636: Movie Gap
Chapter 1637: Legend Reappears
Chapter 1638: It's Him
Chapter 1639: The Pinnacle Of Motorcycles

Chapter 1640: Motorcycle Reduction, Electric Plus

Chapter 1641: Mini Motorcycle
Chapter 1642: Solar Power Generation
Chapter 1643: Crowd Out? (For Subscription)
Chapter 1644: We Don't Need Support
Chapter 1645: Statement Of Pros And Cons
Chapter 1646: Buffing? (For Subscription)

Chapter 1647: The Stock Market Is Going To Collapse

Chapter 1648: Raise Funds
Chapter 1649: Cash Out News
Chapter 1650: Swarming
Chapter 1651: Doubts
Chapter 1652: Back Pot

Chapter 1653: What They Are Willing To Believe

Chapter 1654: Invest In Ports?
Chapter 1655: Crazy Food Stealing
Chapter 1656: Stock Transfer Completed

Chapter 1657: Discussions (subscription Required)

Chapter 1658: Successor
Chapter 1659: Jiancang
Chapter 1660: Temptation
Chapter 1661: Generous Buy
Chapter 1662: He Zhaoji On The Show

Chapter 1663: With Rhythm (Happy New Year's Day)

Chapter 1664: Soros Idea
Chapter 1665: Does Your Company Sell?
Chapter 1666: Advantage Business Enlargement
Chapter 1667: Brother Ji Is Also Greedy
Chapter 1668: Sure Enough It Was Him
Chapter 1669: Bitter Wang Zhenhua
Chapter 1670: Fu Guangzheng
Chapter 1671: Interest Rate Cut
Chapter 1672: Fried USD
Chapter 1673: Don't Want To Be Alone (10/10)
Chapter 1674: Cause Of Crisis (2/10)
Chapter 1675: Media Offensive (3/10)
Chapter 1676: It's Him Again (4/10)

Chapter 1677: Connect Pan Man And Bei Guo Man (5/10)

Chapter 1678: Not Available (6/10)

Chapter 1679: Bankruptcy And Acquisition (7/10)

Chapter 1680: Trouble With The Same Car (8/10)

Chapter 1681: The Same Board Of Directors (9/10)

Chapter 1682: Don't Want To Be Alone (10/10)
Chapter 1683: Foote Is Here (1/5)
Chapter 1684: Find Someone To Advance (2/5)
Chapter 1685: Pull On Tata (3/5)
Chapter 1686: Start Making Money (4/5)

Chapter 1687: Take Advantage Of The Market (5/5)

Chapter 1688: Want To Buy Without Doors
Chapter 1689: Hold Mad Cow
Chapter 1690: The Problem Is Serious
Chapter 1691: Rigorous Investigation
Chapter 1692: Iron Man Released
Chapter 1693: Marvel Is On Fire
Chapter 1694: Brush Bad Reviews
Chapter 1695: Word-of-mouth
Chapter 1696: Words Exceede 5100
Chapter 1697: Domestic Visitors
Chapter 1698: Differentiation Strategy
Chapter 1699: Foote Is In A Hurry
Chapter 1700: Swallowed Half Of Foote
Chapter 1701: Sub-business
Chapter 1702: Shattered For The Same Purpose
Chapter 1703: Funding Problem
Chapter 1704: Crude Oil Fell
Chapter 1705: Juken's Analysis
Chapter 1706: I Want A Loan
Chapter 1707: Good People Are Hard To Do
Chapter 1708: Argue (subscribe)
Chapter 1709: A Good Hand Will Not Play

Chapter 1710: Funding Is Not As Good As Investment

Chapter 1711: Who Will Pay
Chapter 1712: Live CS
Chapter 1713: Play Against
Chapter 1714: 3G Trial
Chapter 1715: Important News
Chapter 1716: IPHONE Launched
Chapter 1717: Not To Worry About (subscribe)
Chapter 1718: Unsaleable IPHONE
Chapter 1719: Break Through The 80 USD Line
Chapter 1720: Full Outbreak
Chapter 1721: The Situation Is Grim
Chapter 1722: Tom Sun's Troubles
Chapter 1723: Destined To Be Pitted
Chapter 1724: The Most Powerful Sales Channel
Chapter 1725: Question
Chapter 1726: 3G Network
Chapter 1727: IPHONE Price Cut
Chapter 1728: Condition Changed
Chapter 1729: Embrace
Chapter 1730: Suddenly?
Chapter 1731: Plasma Failure

Chapter 1732: Open A Shipyard? (For Subscription)

Chapter 1733: Is God Predicting Again?

Chapter 1734: Shale Oil

Chapter 1735: A Hundred Yuan Line That Is Hard To Break?

Chapter 1736: OPEC Production Cut
Chapter 1737: All Bullish
Chapter 1738: First Mining Tycoon
Chapter 1739: Domestic Jiebao Goes Offline
Chapter 1740: Same For Multi-brand Companies
Chapter 1741: Hybrid Car
Chapter 1742: Lao Zhang Is About To Rise
Chapter 1743: Already Let Them
Chapter 1744: Entrepreneur Class
Chapter 1745: Scheming Girl
Chapter 1746: Expulsion
Chapter 1747: Herbal Tea Is On Fire
Chapter 1748: Best Time
Chapter 1749: International Situation
Chapter 1750: Brokerage Annual Conference
Chapter 1751: Think Carefully
Chapter 1752: 3G Standard Determination
Chapter 1753: New Products Constantly
Chapter 1754: Was Preempted Again
Chapter 1755: Tablet PC Was Born
Chapter 1756: Crazy Question
Chapter 1757: Dominate The Headlines
Chapter 1758: Salute (Happy New Year)
Chapter 1759: Tucao Spring Festival Gala
Chapter 1760: Uncle, I Want A Haircut

Chapter 1761: Tragic Little Cloth (Happy New Year)

Chapter 1762: Short Stock

Chapter 1763: Unemployment In The United States

Chapter 1764: Words Exceede 5100
Chapter 1765: Break Through 120
Chapter 1766: Persuade Rothschild
Chapter 1767: Gold Fell
Chapter 1768: Island Crisis
Chapter 1769: Embankment Short Selling Ban
Chapter 1770: Not Hard Enough
Chapter 1771: Who Can Get Higher?
Chapter 1772: Delivery Contract
Chapter 1773: The Output Will Increase
Chapter 1774: Not Over Yet
Chapter 1775: All Against Lianxiang
Chapter 1776: Kill
Chapter 1777: Counter Kill
Chapter 1778: Chaowei Must Be The Boss
Chapter 1779: Lobby
Chapter 1780: Shun Me Zhechang
Chapter 1781: Manufacturer's Hesitation
Chapter 1782: The One Who Rebelled Against Me
Chapter 1783: Late
Chapter 1784: Never Cooperate

Chapter 1785: Unconsciously, The Forces Have Become

Chapter 1786: Tablet Battle Begins
Chapter 1787: Unconvinced Jobs
Chapter 1788: Good Cushion Corner
Chapter 1789: Non-stop Promotion
Chapter 1790: Defended Again
Chapter 1791: XP Tablet Launched
Chapter 1792: Hundred Flowers Blooming (1/10)
Chapter 1793: Let Them Sell (2/10)

Chapter 1794: Lei Man Brothers Bankruptcy (3/10)

Chapter 1795: Target Traditional Financial Industry (4/10)

Chapter 1796: Lao Zhang Consulting (5/10)
Chapter 1797: Individual Development (6/10)
Chapter 1798: Not Many People (7/10)

Chapter 1799: Olympics At Your Doorstep (8/10)

Chapter 1800: Why Is She? (9/10)
Chapter 1801: Controversy About Li Na (10/10)
Chapter 1802: Don't Fight With Him (1/5)
Chapter 1803: Words Exceede 5100
Chapter 1804: Get Started First (3/5)

Chapter 1805: Wen Dongjun's Questions To Reporters (4/5)

Chapter 1806: What To Install If You Ca N’t Afford It (5/5)

Chapter 1807: Forbid Her To Come To China
Chapter 1808: Opportunity
Chapter 1809: For Help
Chapter 1810: Two-room Scandal
Chapter 1811: Crazy Fall
Chapter 1812: Buffett
Chapter 1813: The Development Of Folk Voice
Chapter 1814: Bank Of America
Chapter 1815: Want To Pay Attention? Simple
Chapter 1816: So Headlines
Chapter 1817: Blame
Chapter 1818: Good News
Chapter 1819: So Big Two Pits
Chapter 1820: The Fall Is Coming
Chapter 1821: How To Win?
Chapter 1822: Rice Softfoot Shrimp
Chapter 1823: You Too Disappoint Me
Chapter 1824: Lianpo Is Old?
Chapter 1825: Taihua Supermarket Expansion
Chapter 1826: Walmart's Decision
Chapter 1827: Retail Market Reshuffle
Chapter 1828: Online Store Impact Entity?
Chapter 1829: Make Sense

Chapter 1830: The Headlines Of The Closing Ceremony Were Robbed

Chapter 1831: Two Rooms Were Taken Over
Chapter 1832: Poor Rice
Chapter 1833: The Financial Crisis Broke Out
Chapter 1834: Crazy Short Selling
Chapter 1835: Soros' Choice
Chapter 1836: Cliff Fall
Chapter 1837: Prohibition Order Announced
Chapter 1838: It's Blaster
Chapter 1839: Forbes Ranking Changes
Chapter 1840: Invested In 'Forbes'
Chapter 1841: Target Of Fortune
Chapter 1842: Madly Stepping On 'Fortune'
Chapter 1843: Wind And Rain Global Forum
Chapter 1844: Feng Yu's Appeal
Chapter 1845: One Call To One Hundred
Chapter 1846: Why Go To Moscow?
Chapter 1847: 'Fortune' Is Not Worthy!

Chapter 1848: Bottom Copy Is Worse Than Acquisition

Chapter 1849: Less Qualified

Chapter 1850: Go To The United States To Send Warmth

Chapter 1851: Proud Rice Poor
Chapter 1852: Who Is The Big Philanthropist
Chapter 1853: WIN7 Launched
Chapter 1854: Hardware Compatible
Chapter 1855: Download Trial Competition
Chapter 1856: Advantages Of Software Park
Chapter 1857: Thoughts Come True
Chapter 1858: Fatty Huang's Help
Chapter 1859: OEM Is Very Profitable?
Chapter 1860: Goal First
Chapter 1861: Humane Management
Chapter 1862: Trojan Virus
Chapter 1863: Tragic Fruit Company
Chapter 1864: Fix Bug
Chapter 1865: Move Towards The Goal
Chapter 1866: Crude Oil Situation
Chapter 1867: Consortium
Chapter 1868: No Support, No Objection
Chapter 1869: Wrong Direction
Chapter 1870: Genetically Modified Food
Chapter 1871: Target European Bank
Chapter 1872: Jixiong's Investment Objectives
Chapter 1873: Bank's Core Objectives
Chapter 1874: Price Reduction
Chapter 1875: Agreed
Chapter 1876: Old Morgan's Thoughts
Chapter 1877: The Situation Of Liteco
Chapter 1878: Malicious Acquisition?
Chapter 1879: Who Is It?
Chapter 1880: Need An Intermediary

Chapter 1881: Which School Did You Graduate From?

Chapter 1882: Arrogant Parents
Chapter 1883: Virtue Is Important
Chapter 1884: Hualu CEO Visits
Chapter 1885: Cooperation?
Chapter 1886: Helping Each Other
Chapter 1887: One Percent
Chapter 1888: Words Exceede 5100
Chapter 1889: Conditions Negotiated
Chapter 1890: Lion Head
Chapter 1891: Huaxia Chamber Of Commerce

Chapter 1892: Lao Wang Wants To Buy Taihua Real Estate

Chapter 1893: Share Price
Chapter 1894: Wanda Is Still Up To You
Chapter 1895: Spicy Eyes
Chapter 1896: Satoshi's Nephew
Chapter 1897: Problems With Dairy Products
Chapter 1898: Is Milk Powder Good Abroad?
Chapter 1899: Choose
Chapter 1900: Play Big
Chapter 1901: Stingy
Chapter 1902: Acquisitions Are Blocked
Chapter 1903: Many Competitors
Chapter 1904: Let BHP Help
Chapter 1905: The World's First Luxury Yacht

Chapter 1906: To Build The World's Largest Freighter

Chapter 1907: Li Chaoren's Plan
Chapter 1908: Feng Yu's Additional Conditions
Chapter 1909: Not Enough Money
Chapter 1910: Opportunity For Fengyu
Chapter 1911: Painful Langdu
Chapter 1912: Pros And Cons
Chapter 1913: Tomorrow Yellow Flowers
Chapter 1914: No Cooperation With 喏 基亚
Chapter 1915: All Chase After God Of Wealth
Chapter 1916: Sky-high Compensation
Chapter 1917: No. 1 In The Mineral Industry

Chapter 1918: Boss Can Make The Final Decision

Chapter 1919: Rising Crude Oil Is In Everyone's Interest

Chapter 1920: Stock Repurchase
Chapter 1921: Which Is The Real Purpose?
Chapter 1922: American Consortium
Chapter 1923: Panic Buying
Chapter 1924: Stock Conversion
Chapter 1925: Power Is Difficult To Subvert
Chapter 1926: No, I'm Not Well-fed
Chapter 1927: Don't Want To Buy
Chapter 1928: Beg Me
Chapter 1929: Moment By Moment
Chapter 1930: Round It Up
Chapter 1931: Has The Acquisition Changed?
Chapter 1932: Dezhong's Crisis
Chapter 1933: Li Dafu Luxin
Chapter 1934: Do You Know

Chapter 1935: First Divided The South Korean Market

Chapter 1936: Put Satellite
Chapter 1937: I Will Not
Chapter 1938: Li Shiqiang's Troubles
Chapter 1939: Borrow An Individual
Chapter 1940: Wu Zhigang's Chance
Chapter 1941: Strict Father
Chapter 1942: Domineering Brother
Chapter 1943: Unexpected Profit

Chapter 1944: Do You Want To Continue Investing?

Chapter 1945: Variety Shows Are Also Scary
Chapter 1946: Everyone Is A Multimillionaire
Chapter 1947: The Pinnacle Is Coming

Chapter 1948: Next-generation System Officially Launched

Chapter 1949: Pressure
Chapter 1950: Wins And Loses Become The Focus
Chapter 1951: Downloads Ahead
Chapter 1952: Tragedy
Chapter 1953: Microsoft's Big Three Decision
Chapter 1954: Can't Make It Succeed

Chapter 1955: Boss, Do You Want To Buy Shares?

Chapter 1956: Do You Want To Make Another One?

Chapter 1957: Duel Between The Two Richest Men

Chapter 1958: Persuade Jobs
Chapter 1959: Why Is This Happening? (1/10)
Chapter 1960: No Tie (2/10)

Chapter 1961: Brother Ji's Wishful Life (3/10)

Chapter 1962: Gates, You Lost (4/10)
Chapter 1963: Gates' Condition (5/10)
Chapter 1964: No Trust, No Cooperation (6/10)
Chapter 1965: Kameda For Help (7/10)
Chapter 1966: Play So Big? (8/10)
Chapter 1967: Donald's Dream (9/10)

Chapter 1968: The New System Loses And Overall Wins (10/10)

Chapter 1969: Microsoft's Concerns
Chapter 1970: Emoticon Package
Chapter 1971: Brother's Bank Investment

Chapter 1972: China-Russia Oil And Gas Pipeline

Chapter 1973: Tax Avoidance
Chapter 1974: World Media Summit
Chapter 1975: The Purpose Of The Summit
Chapter 1976: Summit Can Also Advertise
Chapter 1977: Zhou Kexin

Chapter 1978: If You Want To Play, Play Black Technology

Chapter 1979: Be A Gaming Helmet
Chapter 1980: There Are Many Opinions
Chapter 1981: Medicines Also Have A Cottage
Chapter 1982: Someone Is Behind
Chapter 1983: No One Can Be Found
Chapter 1984: Headless And Unhappy
Chapter 1985: There Are Still Smart People
Chapter 1986: Ask Feng Yu
Chapter 1987: A Lot Harder
Chapter 1988: Some Should Be Severed
Chapter 1989: Oba Is Here

Chapter 1990: Talk About Collapse At The Beginning?

Chapter 1991: Are Not Interested At All

Chapter 1992: I Want To Contribute To The Port Of The United States

Chapter 1993: Paradox Oba
Chapter 1994: Invest Abroad, Boost Domestic
Chapter 1995: Comrade Guanhai

Chapter 1996: The Country Does Not Make Foundries

Chapter 1997: Uncle

Chapter 1998: Must Have A Controlling Stake In The Port

Chapter 1999: High-speed Rail Across The East And West

Chapter 2000: Sky-high Terminal Reconstruction Fee

Chapter 2001: It ’s Also A Union Issue

Chapter 2002: Pilot

Chapter 2003: Let The Workers Deliver The Courier

Chapter 2004: Railways Also Need To Be Piloted

Chapter 2005: Extremely Difficult

Chapter 2006: Great Appetite

Chapter 2007: Give You These Subscription Rights

Chapter 2008: Imported Agricultural Products

Chapter 2009: Big Problems In The Steel Industry

Chapter 2010: High Labor Costs In The United States

Chapter 2011: Looking For EU Cooperation

Chapter 2012: Oba's Choice

Chapter 2013: Working Together To Do Logistics

Chapter 2014: The Big Problem With Labor Costs

Chapter 2015: Grab A Loan
Chapter 2016: Terminal Contract Signing
Chapter 2017: There Is A Problem With Peikang

Chapter 2018: President Feng Said You Are Inappropriate

Chapter 2019: Feng Yu's Criticism
Chapter 2020: Rejuvenation And Seniority
Chapter 2021: Solicit Liu Yonghao

Chapter 2022: State-owned Enterprises Are Difficult To Merge

Chapter 2023: Third-party Consulting

Chapter 2024: Cultural Industry Has Many Problems

Chapter 2025: Fundamental Problem

Chapter 2026: Headlines

Chapter 2027: All The Money Of Mi Guo Was Lost By Huaxia

Chapter 2028: Features Of The Report

Chapter 2029: The Problem Is That It Is Too Cheap

Chapter 2030: There Are Many Fakes

Chapter 2031: Unsolved Dead End?

Chapter 2032: Anti-counterfeiting Is Imperative

Chapter 2033: E-commerce Giant Party
Chapter 2034: Rushing Retail Giants
Chapter 2035: Studio = KTV

Chapter 2036: The Third Revolution In The Retail Industry

Chapter 2037: Fu Guangwei Also Wants To Be An E-commerce

Chapter 2038: Chinese Characteristics AND International Integration

Chapter 2039: Video Website
Chapter 2040: 3D New Technology
Chapter 2041: Entertainment Tycoon Feng Yu
Chapter 2042: Making Money Is Easy
Chapter 2043: Crazy
Chapter 2044: Lao Tzu Is Shady
Chapter 2045: Changes In The Appliance Market
Chapter 2046: Acquire A Crash With Hier
Chapter 2047: Zhang Ruimin
Chapter 2048: Got Rejected
Chapter 2049: Special Advisor
Chapter 2050: Science Fiction Becomes Reality
Chapter 2051: Fingerprint Lock And WeChat
Chapter 2052: The End Of Dahe Dianxiong
Chapter 2053: Fully Attack The Island Market
Chapter 2054: The Old Man Died
Chapter 2055: Invest In Medical Systems
Chapter 2056: Words Exceede 5100
Chapter 2057: China Pavilion
Chapter 2058: Zhang Ruiqiang's Ambition
Chapter 2059: Go To Work As Consultants
Chapter 2060: Study Abroad Fever

Chapter 2061: Take Control Of British People's Livelihood

Chapter 2062: Never Take A Photo
Chapter 2063: Meet Cameron
Chapter 2064: Interest Exchange
Chapter 2065: Elena's Wish
Chapter 2066: Holding Rogers
Chapter 2067: Fill The Domestic Gap

Chapter 2068: Ways To Promote Payment Packages

Chapter 2069: National Card
Chapter 2070: Develop Red Envelope Function
Chapter 2071: Why Only This Little Money? !
Chapter 2072: Vouchers To Promote

Chapter 2073: Software And Hardware Development

Chapter 2074: Software Boss Wants To Change Owner?

Chapter 2075: The World's First Freighter

Chapter 2076: To Build A Car Factory In Miguo

Chapter 2077: The Aviation Industry Of The United States

Chapter 2078: Too Much Negative News
Chapter 2079: Arab Prince
Chapter 2080: These Conditions Are Not Enough
Chapter 2081: I Want Technology
Chapter 2082: Mystery Man
Chapter 2083: Song Sibei?
Chapter 2084: It's Him!
Chapter 2085: Management Changes
Chapter 2086: Target Future
Chapter 2087: He Is Legendary (the Finale)
Chapter 2088: Extra: Li Chiyuki
Chapter 2089: Fanwai-Li Zhixing (2)
Chapter 2090: Extra --- Yi Chiyuki 3
Chapter 2091: Extra --- Lee Chiyuki 4
Chapter 2092: Extra: Li Jiyuki 5
Chapter 2093: Fanwai—9—Li Zhixing (End)
Chapter 2094: End Of Testimonials

Chapter 1412: Tablet

"I once mentioned to you that we should produce a small, powerful, and inexpensive computer. This computer will become our new profit growth point. Let our Lenovo computer truly become the world's No.1."

"Chief Feng, there is a paradox in what you are talking about. How can the price be cheap if it is powerful? How can it be compact if it is powerful?" Liu Chuanzhi said.

Feng Yu mentioned it to him before, but he took someone to study it, it was impossible.

Feng Yu waved his hand: "Nothing is impossible. Before, anyone of us thought that such a small mobile phone can access the Internet, send and receive emails, and take photos? How fast is the IT industry upgrading now? You should be better than me. more clearly."

"The computer I'm talking about is called a tablet, which means that it needs touch screen technology. It happens that we are now leading the world in touch screen research. It should be this big, with a screen of about eight to ten inches, and the buttons are designed by us. It’s the same as the touch-screen mobile phones in Japan, with as few as possible. There can be only one to three buttons on the front, and even the buttons can be touch-sensitive."
"The requirements for screen resolution are also very high. What's more, our technology on LCD displays is also world-leading. Of course, this also requires a compact and powerful motherboard, including memory, hard disk, etc. , Our technology is good."

"Since we have these conditions, why can't we do it? Lao Liu, didn't Lenovo make a product similar to IBM's ThinkPad? I remember that the screen can be rotated and become touch-controlled? The keyboard is cancelled, and the necessary components such as the motherboard are built together with the screen.

"Anyone, didn't you also make it? This is a small or micro all-in-one, and it's just a touch screen."

Hearing Feng Yu's words, everyone felt that what Feng Yu said made sense. Isn't this just a small all-in-one machine, or a super mobile phone?

"But what about the system? Although the PC system we studied is not particularly large, it needs to be more than two G, plus some other, and system patches, etc., occupying at least ten G of memory space. This size We can't make a new machine thicker than a book, right?" Qiu Bojun asked."The system can be simplified. There is a big gap between our PC and smart phone systems, but both use the LINUX basic code, right? Why can't we make a system that is more powerful than the smart phone system but weaker than the PC system? What?"

"This tablet computer, my requirement is that it is enough to browse the web, send and receive emails, play games, listen to music, watch movies, watch photos, log in to instant chat software, etc. This is also the most commonly used function of computers. . As for office, we have omitted the keyboard, which is naturally omitted."

"This tablet is positioned for entertainment, not work. If you work, you still have to buy more powerful products. Of course, as our hardware and software continue to upgrade in the future, it is not impossible to use it for work."

"As for the storage space issue, we don’t have to use mechanical hard drives, why can’t we use flash memory cards? I remember that our flash memory card technology is advancing rapidly, and 4G SD cards can now be produced, so maybe next year, 8G and 16G flash memory cards have also been successfully studied."

"Do you think that the 16G memory card is not enough for the functions I just mentioned? 8G is enough, as long as we reserve a place that can support the expansion card."The previous generation/life tablet, the memory is smaller when it comes out, isn't it also normal?

"Ahem, Chief Feng, you may be overly optimistic about our technology. Although our touch screen technology is very good, LCD technology is also very good, but the combination is not so easy. What's more, you The required screen is so big, even if it is only eight inches, the power consumption is very high." Xu Lihua said suddenly.

"No, I am not optimistic, but we have to work hard in this direction. I know that it will be difficult to combine the two technologies, but it is not impossible. The touch screen mobile phone is proof. As for power consumption, this To Taihua Battery Corporation, this high-performance lithium battery is also the main direction of their public relations at the moment. Not only can it be used in our product, but it can also be used in mobile phones."

"One more thing, don’t forget another Taihua battery product, Power Bank. This is equivalent to a spare battery, which can be recharged enough to improve the battery life of this product. The first product requires less demanding, but the most You must be able to watch two hours of movies in a row."

If you can't finish a movie, then you can't stop it. Then the function of watching movies becomes a display?"Perhaps we can think of ways to reduce energy consumption in terms of CPU and graphics card. If we can combine CPU and graphics card, it should be better." Yang Zhiyuan thought for a while and said.

Combined, isn't this the product called APU produced by the previous generation/life AMD? It is also a product that was later adopted by many vidCEO game(s) and tablets.

It not only has outstanding performance, low energy consumption, but also saves space.

"That's a good idea, Tianming, do you have any questions over there?"

"No problem. It happens that we all have a product research and development laboratory in China, and in an industrial park, we can develop this product together. I will report back to the above and sign a contract with Nvidia as soon as possible." Yi Tianming said.

"I still feel that since the screen technology is not outstanding enough, the battery technology, hardware, etc. are not outstanding enough, we should do it in a notebook way. Our products should be developed in sequence, step by step, rather than in one step." Liu Chuanzhi frowned and said.

"Moreover, we happen to plan to study micro all-in-one computers, which does not conflict with this project."

notebook? These functions are not the low-end netbook functions of previous generation/life, but are also the main functions of many domestically made copycat notebooks.

Since the tablet is temporarily technically inadequate, a low-cost netbook can also be made."It makes sense for you to say that, so let's do what you mean. The main feature of our product is that it is cheap and compact, but it has all the basic functions of a computer. But if you want to play a large online game, forget it."

"Chief Feng, notebooks have always been positioned as high-end products. According to your requirements, the performance will definitely not be high. Isn't it directly downgraded?" Jiang Wanmeng asked with a frown.

"Different prices, for different markets. These are for those petty bourgeois youths, young women and female college students are our main sales targets."

"In the future, when the notebook market is close to saturation, the tablet computer we studied will inevitably become a new growth point in the company's profits, and it will be the main growth point! "

Chapter 1413: Even Thinking About The Bad Life

Liu Chuanzhi has also been very busy recently. The main reason is that Lenovo's computers have withstood the challenges of Japan, South Korea, Europe and the United States, or with the help of countries, but at this time Taiwan's computer brands have begun to enter the Chinese market on a large scale.

At this time, China's relationship with Taiwan eased and the market was opened to Taiwan. The original plan was to achieve mutual exchange of assistance and achieve economic integration, thereby assimilating Taiwan.

But I forgot that where China is strong, Taiwan is also very strong, but because Taiwan has some advantages in imports, it is more competitive than Chinese products in many products.

This includes computers, especially laptops, which have suffered the most.

The representatives of these are three brands, ASUS, Acer and Acer. Acer and Acer are also the founders, or it means that Acer was a subsidiary of Acer and later separated.

Among them, Asustek is the world's top motherboard supplier, occupying more than a quarter of the world's motherboard share. Since the beginning of the computer, the sales of notebooks have continued to rise, and the momentum has been very rapid.

Acer and Acer are slightly worse, but they also performed well, at least not inferior to Japanese and South Korean manufacturers, and notebook production and sales are also among the top in the world.As for China, there is another relatively large computer brand called Shenzhou, which mainly produces notebook computers, but the price is very low. The price of computers with the same configuration is lower than that of Lenovo.

Lenovo itself relies on its huge production and sales volume to continuously reduce costs. It is reckoned to be first or second best in the world, but unexpectedly, the cost of this Shenzhou is even lower.

After researching, Liu Chuanzhi found that he finally understood why the cost of Shenzhou could be so low.

First of all, Shenzhou is not fully assembled. Pieces and assembling belong to the most downstream, that is, at the bottom of the food chain. The profit is the lowest and the brand is not easy to make.

Intel and AMD belong to the upper reaches of the industry, and they have grasped the research and development, design and production, but the sales of their own brand computers are generally very high.

There are also midstream manufacturers, such as Dongzhi and Four-Star. They produce main accessories, then part of them are developed and partly purchased and assembled.

There are also top hardware manufacturers such as Nvidia, who have given up the opportunity to make their own PCs and concentrate on their superior products, which can be said to be the main components of computers.

Among them, Asustek belongs to the upstream manufacturers. They are one of the leaders of motherboard manufacturers in the world. Their cost can be similar to that of Lenovo. Liu Chuanzhi is not surprised.But Shenzhou, the technology should be much worse. Even if you want to make mid-range, independently research and develop some of the main accessories, and then rely on their advantages to produce computers, they must have superior products.

Shenzhou has no advantage in any major computer accessories, and there is no product that can take action. As for the patents, there are some, but those patents are not worth coveting, and they are not comparable to Lenovo.

So how does Shenzhou control costs? One is that workers in their factories have lower wages, which can reduce production costs.

Moreover, they do not have directly-operated stores, they are all franchised franchise, and during the expansion period, the franchise fee is also very low, allowing their franchise stores to expand rapidly.

And Shenzhou’s Executive drew a pie for all employees, using Lenovo Group as a template to draw a pie for employees, telling them that the current bitter days will soon pass, and everyone will have original shares in the future. After the Corporation goes public Everyone is at least a millionaire, so now their employees’ salaries are very low, and benefits and benefits are far from being able to discuss two disparate things together with the Lenovo Group.As for listing, Liu Chuanzhi believes that it is impossible for Shenzhou to succeed in IPO in a short period of time, because their book does not meet the listing requirements. Moreover, the domestic IT company is relatively strict in review, and almost no investors think that Shenzhou will It can stand, maybe the night-blooming cactus shows once, it will soon be acquired by other manufacturers.

The last point, which Liu Chuanzhi finds very interesting, is that Shenzhou relies on geographical advantages and is close to the port, so they often import some tailings.

What is tailings? Some factories have produced products, but due to some reasons, orders have been cancelled, resulting in a product backlog. Or maybe some factories produce products that have not reached their expected sales volume, resulting in a product backlog. There are also some reserved "losses", which are reasonable theoretical losses, but they are not so large in practice.

There are many reasons for tailings, but it is undeniable that factories will rush to dispose of tailings. On the one hand, you can clean up the inventory, prevent the warehouse from occupying, and prevent the waste of these materials. On the other hand, the realization of tailed goods is also an income. Although this income is very low, it is unplanned.And now, Shenzhou not only buys some spare parts to assemble into its own notebook, but also another way is to import the spare parts of the electronic components, and then produce their own parts to assemble the computer. This is what Shenzhou calls independent research and development. , They barely squeezed into the second echelon.

The quality of the products cannot be effectively controlled, so Shenzhou’s computers often break down, and even have a high repair rate, but the cost is really 40% lower than that of its peers!

What is the concept of 40%? The profit of notebooks is now only 10%, and the profit of desktop computers is not more than 8%, and the profit is still declining, because more and more manufacturers, More and more Corporations have begun to reduce their prices, and the costs of advertising, production, and sales are still increasing rapidly.

The most common notebook in Shenzhou has a cost 20% lower than that of Lenovo, so it has such a great price competitiveness. What others are pushing now is a selling point, cheap!

You sell a laptop for 10,000 yuan. I only sell 8,000 or even 7,000. Everyone has the same performance parameters. How will consumers choose?Even if my after-sales service is not good, how much does it cost to repair the computer once? What's more, although the quality is slightly worse and the repair rate is high, it is not too high. This high is only compared to other brand notebooks, not even higher than the repair rate of some home appliances.

They also caught the psychology of many users who like cheap products. After all, this is still a notebook, not a desktop computer, it looks more high-end.

As a result, domestic notebooks entered the mode of competition for hegemony by the powers. Lenovo ignored other brands because it mainly targeted manufacturers in Europe, America, Japan, and South Korea. They quickly began to expand and took away a lot of Lenovo Group shares.

In the desktop market, there are more and more assembly machines, especially those from the computer city merchants. The machines they save for their customers are cheaper than the machines sold by Lenovo.

The method/trick they use is also a tie-in sale. Anyway, the customer can't see it, and if something goes wrong, they just need the warranty.

The notebook and desktop market are simultaneously challenged, which makes the Lenovo Group quite passive. They are actively expanding toward Europe and the United States, but it can't be that they haven't won it yet, the base camp has been breached by others.At this time, when Feng Yu proposed a tablet computer, he reminded him, why not come up with a laptop with simpler functions? The price is cheaper, coupled with the Lenovo brand and certain publicity, it is bound to sell well.

Just how to market, he and Feng Yu have different opinions.

Chapter 1414: Hunger Marketing

"Chief Feng, according to what you said, we can design the product right now, but start pre-sale now, how can this work? We still haven't produced a product yet. Isn't this equivalent to selling off-plan real estate! "Liu Chuanzhi was a little excited.

This year, a policy was introduced to prohibit the sale of uncompleted flats. In other words, if the approval procedures are not obtained, they are not allowed to sell in any situation. This can effectively curb those incapable real estate developers and also give home buyers. More security, if you get a pre-sale permit, at least it will not be too easy to go bankrupt, and it will not be too easy for the common people to lose everything one invested.

Although on other products, there is no order not to do so, Lenovo can't do it either. Once the public praise is bad, the brand image that Lenovo has worked so hard for so many years will be completely destroyed.

"Who said that you should sell it right away? Before you sell, you must have a mature product design plan, and at least the prototype must be tested. Moreover, our new product must have a product launch conference, which is to make a new product fast The way to be known by users."

"Also, your blog, the official blog of the Lenovo Group, the blog of Lenovo executives, etc., must send a message to let those who follow you know the first time this new notebook is on the market and know the advantages of this notebook ."
"But you said that after watching the product launch, how many people are interested in deciding how to promote sales, this is not good, it is too slow. The pre-sale I mean is to allow users to order on the internet/network and wait for them. Orders are made at our Lenovo direct store on the internet/network mall. Although the products will be available a few months later, the prices are cheaper."

"The earlier we buy this product, the sooner we get it, the cheaper the price. The later we buy, the more expensive the price, our selling price is rising, and may even be unavailable."

"Wait a minute." Liu Chuanzhi interrupted Feng Yu's words, "I have only heard of the declining price of electronic products, and I have never heard of it. The price will increase. You also know that the price of electronic products The performance will improve very quickly. Products that were advanced last year will be average this year, and they may fall behind next year."

"The same is true for notebooks. After a year, the performance will vary greatly. If you say you want our products to increase in price, then you will definitely not be able to sell them! "

Liu Chuanzhi looked at Feng Yu's expression as if he was saying: You are dying! "You don't understand what I mean. The price increase is mainly to give consumers a psychological, that is, to buy first cost-effective/worthwhile, which is cheaper. But this is not fake. Our booking price is indeed higher than the finished product. After that, the price is low. And we only accept individual orders, not wholesale, etc. For this product, we will let the internet/network mall directly operate it, without selling it in physical stores."

"For example, if you order a product and ship it in three months, then the original price of a notebook computer of 3,999 is only 3,099. Every day, it increases by ten yuan. It seems that this ten yuan The money is not much, but after three months, it has risen by a thousand yuan, which is one-third of the price of the notebook."

"And we will also give consumers a feeling that they are not losing money when ordering our products. Not only can they get the products earlier, they are also cheaper, and they also create a kind of our products because of the supply and demand relationship. The illusion of appreciation."

"Of course, the pre-sale time can be other than three months. It can be changed to one month or fifty days. However, consumers must order and temporarily not give them the opportunity to buy directly."

"For the first batch, we produced 50,000 units. When 50,000 units are sold out, we will stop for a while."
"Chief Feng, what are you talking about?" Although Liu Chuanzhi didn't want to, he still had to interrupt Feng Yu. "The first batch is only 50,000 units? Will it be stopped for a while after it is sold out?"

Liu Chuanzhi really feels that Feng Yu is messing around now. Not what you said, when we launch a product, we must think about increasing sales, thereby reducing the cost of a single product and increasing profits?

You are so optimistic about this laptop, and I also think it is good. It is planned to be a strategic product, that is, it is in volume. You said that the price of this product was 3,999 yuan, but I did not refute you. Even when you said 3,099 yuan, I recognized it, because the cost can be reduced to Look at this value.

But if only tens of thousands of units are produced, the cost will remain the same at most, so why are we selling this product? Not making money, but also filling up the market. Yes, others don’t have to sell, but we don’t have to sell either?

This is when digging a hole by yourself and burying others, and burying yourself easily, and then it is very likely to lose public praise and become a public enemy of the industry.There are only two such results. One is that other manufacturers join the Lenovo Group. Everyone produces this cheap notebook computer, which allows the notebook computer to enter the era of less than five hundred dollars and reduces the profits of all manufacturers. The other is that other manufacturers unite to suppress Lenovo, even if they unite with other hardware manufacturers, then Lenovo will suffer a big loss.

No matter how you look at it, doing so is not cost-effective/worthwhile.

"Lao Liu, I'm just giving an example. It's not that we really only sell 50,000 units. We are telling customers that this batch of products will only be 50,000 units and will be sold until they are sold out. Do you understand that?"

"This is hunger marketing?" Liu Chuanzhi asked uncertainly.

"Yes, we are marketing hunger, but there are some differences. We are not creating false impressions for consumers. Originally there were 100,000 units but only 50,000 units were advertised. We really only produced 50,000 units. The 50,000 units were sold out. , And then decide how many units will be produced in the next batch according to market demand."

"There is another big advantage of doing this, that is, batch production can effectively control the quality of the product. Even if the product has quality problems, it will not cause too much loss, and it can easily be controlled. The latter batch of products can prevent the recurrence of similar problems. As for the illusion that the product is in short supply, it is the same."
"What products do consumers want most? High configuration, low price, beautiful appearance, good after-sales. And here, we can achieve the ultimate in after-sales, appearance, price, etc., even with some configurations. To some high. Our products are only aimed at users who spend leisure time online, and the largest user group is those young female users."

"Have you visited the Computer City? Young male users choose performance when choosing a computer, followed by price, then appearance and after-sales. But what about female users? The first choice is appearance, then price, and then performance and after-sales. After the sales staff has painstakingly introduced the performance advantages and disadvantages of various products to the other party for a long time, the female user will say, I want the white one."

Puff~~~

Liu Chuanzhi spouted a sip of tea he had just drunk and introduced the performance for a long time, but the other party chose it according to the color? !

"What I said, you go back and discuss with others, and come up with the best plan. This product may bring you unexpected surprises."

Chapter 1415: Old Zhang Entered Beijing

Liu Chuanzhi led the team to design new products himself. Lenovo Kingsoft has also become a lot low-key these days. The PC window system they developed is undergoing trials. The first generation of products must not have fatal loopholes.

Microsoft is badly burned about the head (from trying to put out a fire) because of complaints from many countries and regions around the world. Softbank is very satisfied with Kameido Masao's performance during this period. Microsoft has acquired China's software Corporation, many of which have softbank investment. So this time the most profitable people are those entrepreneurs in China, but the soft banks are the ones who make the most on the books.

Through this incident, Kameido Masao's right to speak in SoftBank has increased. With the help of SoftBank’s influence in the Japan IT circle, the sales of AMD and Nvidia products in Japan have also increased sharply. Kameido Masao has successfully completed Feng Yu's task.

But at this time, Feng Yu got another good news, Zhang Ruiqiang was transferred to the capital to work.

It has only been more than two years since Lao Zhang became the provincial government of Longjiang, and he was actually transferred to the chief of the committee. Although he failed to become the provincial secretary, his work experience is very rich, and there is definitely room for improvement in the future. , After all, Lao Zhang has just reached fifty years old.

Lao Zhang was transferred to the capital, Feng Yu of course had to visit him. It's just that Feng Yu still doesn't know what the position of Lao Zhang's tune is. He only knows that he is going to be the leader of a certain committee.

..."Is it necessary to call you that the Zhang Department has risen in the future? Which department is it this time? The hapless sanitary cloth?

When I experienced Feidian two years ago, didn't the head of that department take the blame and resign? After that, it has been Member Shen of the National Council who concurrently served as the minister. At this time the matter has passed, and it should be normal for the person to give up his seat to others.

Zhang Ruiqiang squinted at Feng Yu: "Will your country give this kind of highly professional work to someone without relevant experience? I'm going to work in my old business, which is now commercial cloth."

Feng Yu's eyes widened. This was when the six committees merged in the previous two years. This is considered to be a good department of the committee, but Lao Zhang actually took this position?

How should I put it, Feng Yu will have more places to deal with Lao Zhang in the future, because the country's trade issues, import and export issues, state-owned foreign investment issues, etc., are all under the management of Lao Zhang.

Feng Yu mysteriously leaned over: "Old Zhang, tell me quickly, is there someone above you?"

Zhang Ruiqiang pushed Feng Yu's face away: "What are your thoughts! This is just a normal work transfer, and it's smooth."

Feng Yu curled his mouth, flat? What a nice thing to say. At the same level, the difference in power is too great. No wonder Lao Zhang looked happy, it was even more difficult than being the leader of Longjiang.Besides, I also said what my thoughts were. Without looking at your expression, it was like an ordinary office worker who picked up a lottery ticket at the door and won 5 million!

Hey, the position of Lao Zhang was really picked up, right? That being said, Lao Zhang didn't expect to sit in this position before?

"I got the recognition from the leadership above, what can't be said? But you are promoted fast enough, others are one step, one footprint, you are step by step."

"To be honest, I didn't expect it. There are still a lot of things that have not been done in Longjiang. But fortunately, there are others who have done it. With Longjiang's foundation at this time, development will definitely be faster and better ."

Zhang Ruiqiang was called to talk by the leadership above, and he was still a little surprised. I haven't had any problems with my work recently, and it can even be said that there are quite a few shining points. But when it comes to being promoted, he never thought about it. He thought he would take over in order and wait two years to become the provincial book discipline.

However, leadership told him that there was a vacancy here, and Zhang Ruiqiang itself had outstanding achievements in trade and other aspects. The rapid growth of China's trade with Russia and other countries such as the CIS is the best proof.

There are so many companies in Longjiang who have exports, and they are doing pretty well. For example, cars, agricultural products, clothing, chemicals, electronic appliances, etc. are all very good.The country also vigorously promotes the younger leadership official/manager, Zhang Ruiqiang happens to be the representative of young and vigorous. For those who are not capable of work, the wind evaluation is also very good, not greedy or occupying, and willing to do practical things for the people.

In particular, leadership also knows that Zhang Ruiqiang has a very good relationship with Feng Yu. They think that letting Zhang Ruiqiang come to work can also affect Feng Yu to a certain extent, and even let Feng Yu do more for the country.

So it can’t be said that it was due to an unexpected turn of events, but all the reasons added together, Zhang Ruiqiang revealed one’s talent from other competitors. He did not make any efforts before, and this big cake fell on his head!

However, based on Zhang Ruiqiang's achievements, it is understandable that this position falls on him. For an inland province, the GDP ranked eighth, and the growth rate still maintained the top three, which is unmatched by others.

In addition, Zhang Ruiqiang has long been paid attention to by the leadership above. It is not too surprising to give Zhang Ruiqiang this position. After all, this resume is too beautiful.

Of course, Zhang Ruiqiang also knows that his personal ability is good, but without the help of Feng Yu, he would never have such a good result.

So this time when he transferred his job, he called Feng Yu as soon as he came to the capital. The two have already become friends in the year after year, which can be seen from Feng Yu's unscrupulous call to his old Zhang.When others call Feng Yu, they always call Chief Feng, but Zhang Ruiqiang can call his name, or call his little Chief Feng, Feng Yu has never said anything.

Every time Feng Yu goes to Zhang Ruiqiang office/bureau, he doesn’t need the secretary to report, and even when he comes out, he also takes something along the way. This has become the norm, and several secretaries of Zhang Ruiqiang have been surprised. Up.

"It must be a heavy burden if you are transferred this time?" Feng Yu asked with a smile.

"A heavy burden is also a good thing. If there is no burden, I won't come yet." Without a burden, doesn't it mean that his job is dispensable? Zhang Ruiqiang also has his own pride.

"Hey, you transferred here by yourself this time. Didn't you bring those people before?"

"People who call me are all public servants of the country. They work the same everywhere, and they must work hard, worthy of the salary that taxpayers give us."

"Tsk tusk tusk~~~" Feng Yu looked disdainful, "I think you came in a hurry, there is no sign before, you can't mobilize other people?"

People who have been cultivated by themselves are sure to use them easily. I won’t say anything about the secretary. A good subordinate can save leadership a lot.Just like Feng Yu, the people who were trained by Taihua Trading Corporation at the time are not all senior executives of various Corporations. Niu Dian is like Wu Zhigang, who is already the vice president of Taihua Holdings.

Feng Yu's expression seems to be saying, sing the high part with me here?

"Those personal matters, wait until I smooth the work. By the way, call you over today, there is one more thing, I want to have a good talk with you." Zhang Ruiqiang suddenly said seriously.

Feng Yu is very curious, what does Lao Zhang want to say? Isn't it a bad thing?

Chapter 1416: Just Ask If You Can

"If I remember correctly, you are thirty-one this year, right?" Zhang Ruiqiang asked.

"That's right." Feng Yu asked a question mark, what did Lao Zhang want to say, does it have anything to do with my age?

"The ancients said, thirty years old and therefore independent (idiom, from Confucius). Of course, you started your business earlier and your family business is huge. No one can compare to you. I invited you several times to serve as a semi-official You always shirk your status as being too young. Now you are in your 30s. Can't you push it this time?"

Feng Yu pointed to his nose: "What do you mean, you let me be an official? Are you sure my style of throwing hands away is suitable for an official?"

Being an official doesn't talk about doing it yourself, but it's harder to get results than being a president. Because the power of the president in the Corporation is more than that of officials in the Government.

Feng Yu asked himself to be the president, but definitely not the persimmon leader.

"It's not an official, it's a semi-official status, such as a NPC deputies or a member of the CPPCC. This will not delay your business and your going abroad, but you can also do something in the Government department."

"What do you want me to do?" Feng Yu stared at Zhang Ruiqiang with a look of alert. Now that Lao Zhang is in charge of foreign investment of state-owned capital, wouldn't he want to throw this stall at him?"Look, I have just transferred here, and I always have to make some impressive results to prove that I am worthy of this position? It is not difficult to say that the work of follow the prescribed order is not difficult. But to It's not easy to say some good results. We are so familiar, won't you help me?"

Feng Yu rolled his eyes, motherfucker, you are considered to be a big leadership, you are so straightforward? Is it appropriate for you, an official, to talk to me as a business man? Does it fit? !

Well, Feng Yu hadn't regarded Zhang Ruiqiang as an official for a long time. The two had made each other out of the year, and it was right for friends to help each other.

"What do you want to achieve? If it can help, I will definitely not refuse. You can say, is it foreign trade or trade promotion between provinces? I will help you figure out a way, it should be a small step up."

"What kind of expression is yours? Isn't it because you want me to help you manage state-owned foreign investment? I have told Committee Member Bao and others that I will never manage this. I don't have a 100% investment in this kind of thing. Sure. Besides, I didn’t say that in the past few years, even if you only invest in gold, you can make a steady profit without losing it?

"Hey hey hey, Lao Zhang, don't go too far! You have pushed me all the work, do you want to be the shopkeeper? Don't forget, you are a servant of the people! "Zhang Ruiqiang said slowly: "Did I just say something? Isn't it all you talking about? Besides, when did I say that I gave you all the work? Even if it's all over to you, are you sure Can you do better than me?"

"Not sure, if I sit in your seat, China's trade will definitely be messed up, maybe there will be economic wars with other countries! "

Feng Yu's words are not a joke. If Feng Yu sits in this position, his series of advanced ideas will definitely seriously affect the interests of other countries, which will inevitably lead to economic wars.

Even now, the company under the name of Feng Yu alone has a deadlock with multiple companies in Japan. If the whole country does this, perhaps the diplomacy of the two countries will once again be frozen.

"So, I'm not saying you are responsible for anything, just let you have some new ideas, tell me. If it can play an important role in national strategy, that would be great."

Feng Yu rolled his eyes and said, "As if you would agree to whatever I say. Let me tell Taiwanese people now that they claim to be two countries? Then give them the same treatment as foreign countries in trade, They are not given any preferential policies for taxes, etc., depending on how they are still jumping! "After China took back Hong Kong, Taiwan's trading position became less important. Many things that were previously required from Taiwan can now be bought through Hong Kong.

Coupled with China's rapid economic growth, many things that could not be made before can now be made by itself. Although Taiwan has made great progress, it is destined to not develop better than China due to market restrictions.

Just like Japan at the time, if it hadn't signed a series of cooperation agreements with China, when Japan's economy collapsed at the end of the last century, it would not have recovered so quickly.

Taiwan is now copying the road of Japan, and their most important market is of course China. After all, Taiwan developed later than Japan. It is not easy for them to squeeze in in Europe and America. Naturally, China, the largest emerging market, cannot give up.

However, in order to take back Japan, China gave the so-called Taiwan compatriots too many preferential policies. They thought it was heaven's law and earth's principle. Give them a little less, and they will abuse them.

Feng Yu has a feeling of advancing Mien and fighting Mien.

The previous generation/life is Russia, which is the initiative of the Commonwealth of Independent States to merge into Russia, because the economic development cannot continue. It is not necessary to toss Taiwan so badly, but Taiwanese people must clearly understand that without China's support, Taiwan is destined to go downhill.Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu and asked, "How do you know, we don't have this plan?"

Feng Yu's eyes widened: "What are you talking about? The above has already planned to give Taiwan some sanctions?"

Zhang Ruiqiang gave Feng Yu a blank look: "Although Taiwan wants to appease, it is not just forbearing. We have already warned the other side. Since they are still unscrupulous, then they should be cruel. You say we are now It’s true that Taiwan has various preferential treatments. We will continue to give them these preferential treatments and let them focus on the mainland market."

"And two or three years later, we directly stopped these preferential treatments. At that time, the agreement between us just expired. In this way, we both took the reason and sanctioned them. They should also be soberly aware that the United States will not Give them too much support."

Feng Yu then learned that the cooperation agreement between the two parties was about to expire. As long as it is not postponed, it is equivalent to a sword hanging over Taiwan, which can deal a heavy blow to Taiwan's economy at any time.

Once China no longer imports any products from Taiwan, Taiwan's economy will not necessarily collapse, but at least it will fall by more than 30%, which is a heavy blow, which is equivalent to a seven or eight years backwards."If that's the case, then we can talk about it. By the way, what am I?"

"Consultant, special adviser for business cloth, annual salary...a dollar."

Feng Yu: "Haha~~"

One dollar, you just don’t give it.

Okay, consultant, right? When I can take care of it, just ask. Don’t call me when you don’t care!

Chapter 1417: We Also Bundle

After leaving Zhang Ruiqiang, Feng Yu was still in a good mood. After Lao Zhang was transferred, it would be of great help to Feng Yu. As for Bing City, no one dared to move Feng Yu's industry.

Feng Yu told Liu Chuanzhi that the above method of restricting Taiwan's computers from entering the Chinese market may not work for the time being. As for the reason, Feng Yu didn't explain to Liu Chuanzhi either.

Liu Chuanzhi heard that this netbook will be launched sooner. Even if the Taiwan Company cannot be driven away in China, it will be able to break new ground in Europe and America.

Once the Lenovo Group becomes the No. 1 in PC production and sales, or simply No. 1 in the production and sales of notebook computers, using this gimmick for publicity will definitely promote the increase in sales.

Consumers will definitely think that Lenovo's notebooks are really good, otherwise why would so many people buy them?

In this way, a virtuous circle can be formed. As long as the design concept and quality of the products are always in the forefront of the world, the sales volume will surely be in the leading position for a long time.

The Lenovo Group, which is going all out, is still very strong. With the help of Corporation designers such as AMD, Nvidia, and Aihua Electronics, they quickly designed a seriously biased notebook.The graphics card is highly integrated, so there is absolutely no problem with watching movies. The motherboard uses Chaowei's dual-core 1GHZ, although it is relatively low, but it is absolutely no problem for surfing the Internet and watching movies. This itself is defined as a netbook.

After all the configurations are made, it is much lower than mainstream desktop computers, and lower-end than mainstream notebook computers, but it is much more advanced than the technology two years ago.

All hardware, etc. pursue speed and power saving, coupled with their new system, will definitely be able to give users a high-speed Internet experience.

Chapter 1418: Did They Make The System? !

"Bill, look at this invitation letter." Ballmer put an invitation letter on Bill Gates' table.

Lenovo Kingsoft Software Corporation, what invitation letter did they send me? Could it be that they have researched out what powerful software products?

Bill Gates suddenly thought of the words Feng Yu had said to him, saying that Microsoft's PC system will also be challenged, isn't it?

Bill Gates hurriedly opened the invitation letter, and it said that Lenovo Kingsoft has officially started to make a PC operating system. A window system based on LINUX basic code will be an unprecedented low price.

Ballmer saw the shocked look on Bill Gates' face, the same expression he had when he first saw the invitation.

What he didn't expect most was that Lenovo Kingsoft did not hold this new product launch event in China, but instead set the location of the launch event in New York, Wind & Rain-Empire State Building.

What this means is already obvious, it is aimed at Microsoft, who makes Microsoft the absolute overlord of the PC operating system!

"After the notice, let all the board members/directors come back immediately and hold the Board of Directors temporarily! "

Chapter 1419: Paul's Response

Paul Allen was sitting in the first row of the lecture hall, with a smile on his lips.

It's really funny, that Qiu Bojun talked for a long time, but didn't mention any substantive issues. He can now be sure that Lenovo Kingsoft, the so-called XOS, does not exist at all.

It is fake to say that it runs faster, the interface is more beautiful, and the operation is more concise. If the research and development is successful, then there should be specific parameters, the boot speed is faster, how many seconds faster?

The interface is more beautiful. If you make a picture at random, tell me it is the interface? What about the functions of the icons above?

The operation is more concise, have you said how to operate it?

Preventing others from imitating and preventing the core of the system from leaking is simply nonsense!

This is what Feng Yu said, a PC operating system that will make Microsoft have a surprise? X represents the summer of China and also represents the unknown. I think you are ignorant!

And those reporters, who turned out to be exhilarated, taking pictures constantly, are they all brain-dead!

This is a professional field, not entertainment, and money cannot be made by someone saying ambiguous things on it. Those reporters must use this as a gimmick, wanting to stimulate the sales of their newspapers and other products.

However, Lenovo Kingsoft is destined to become a joke.Some time ago they caused a lot of trouble to Microsoft on office software. But now they dig their own graves, they hype their own technology, if they can't come up with the corresponding technology after the listing, the stock price will inevitably fall.

Maybe this time next year, Lenovo Kingsoft will go bankrupt.

Well, not necessarily. If he is Feng Yu, then he will continue to inject capital into this Corporation and keep his face. However, it is a pity that this will eventually become a bad Company that swallows Feng Yu's assets. Perhaps in a few years, Feng Yu's assets will shrink severely because of the collapse of this Corporation!

He saw Feng Yu sitting in the corner with a disdainful smile on his face. You Feng Yu also know, sorry?

I must know that this "scam" will be exposed soon, so I dare not sit in the front?

But if you don't come, can't I go?

"Feng, why are you sitting in the corner? Are you unlucky to be photographed by reporters, afraid that others will know that this scam is your hype for listing?"

Feng Yu glanced at Paul Allen who suddenly sat next to him, with a helpless expression on his face.

I don't want to be photographed by reporters. That's because I don't want to be surrounded by bodyguards in all public places like you. I can wander on the street casually, go to the cinema to watch movies, and appear in many crowded places by myself.As for what scam Paul Allen said, Feng Yu was even more confused.

"Paul, Microsoft sent you here. But you should know that I don't like reporters and I don't like looking at the camera."

Paul Allen inner heart sneered, excuses, all excuses!

You don't like it, but you dare not?

"Really. By the way, this time your Lenovo Kingsoft is listed, how about the stock inquiry? It must be the price going up all the way?" Paul Allen had a sarcasm smile on his lips.

"The IT Corporation I invested in is obviously more promising than your Corporation. Some time ago, "Forbes" valued Lenovo Kingsoft at more than 50 billion U.S. dollars. I said it was low. When our new product is launched, the market value will be It will skyrocket again."

Paul Allen suddenly realized: "You are not satisfied with 50 billion US dollars, are you? My Corporation is not so high, but I will let all investors get a reasonable return. Feng, forget it, you It’s not a rival of Microsoft. It’s too low-level for you to use these fake news to hype up the stock price."

Feng Yu Click, click, eyes, what do you mean, I am a hype, in order to raise the stock price?

He suddenly understood what Paul Allen said just now. He thought that Lenovo Kingsoft had not developed a PC system at all, right?Feng Yu suddenly thought of a way that might make Microsoft make a mistake once.

"Paul, how do you know that our system will not really bring about huge changes? Will it not make users like it more? We are an upgraded version of the XP system, which will bring users an extraordinary experience." Feng Yu said with a smile.

"Upgraded version?" Paul Allen sneered, "XP belongs to Microsoft. You don't know the basic code at all. How to upgrade? Feng, you are too naive."

Feng Yu smiled and didn't speak. The indifferent appearance made Paul Allen even more angry. He is here to taunt Feng Yu, why doesn't Feng Yu seem angry?

When a person wants to piss off others, but the other party is not angry, he becomes even more angry.

Qiu Bojun was still talking on stage, Paul Allen got up and left.

He decided to teach Feng Yu a bigger lesson, a lesson he will never forget!

Didn't you let your Corporation build a new epoch-making PC system? Then let you see what an epoch-making system is. It's time for us to introduce Microsoft's new system to the market, just to let you see the appeal of Microsoft!The office software let you take advantage of it last time, but this time, it's different. The power of the Microsoft PC system is beyond your imagination. Not only in terms of brand and user inertia, but also in terms of technology.

Looking at the figure of Paul Allen leaving, Feng Yu smiled. Paul is too impulsive. When a person is impulsive, he may do something wrong.

Chapter 1420: Both Support XOS

Paul Allen thought he had a good idea, so he could use Microsoft's technology and brand to crush Lenovo Kingsoft, but he didn't know that this was what Feng Yu wanted to see.

The earlier the VISTA system appears, the better it will be for Lenovo Kingsoft. It would be perfect if Microsoft stopped maintaining and upgrading the XP system just like the previous generation/life.

Otherwise, with strong user inertia, Lenovo Kingsoft may not be able to grab much market, and even in China and Eastern Europe, it may not be able to compete with Microsoft.

But if Microsoft does it by itself and promotes this VISTA, then everything will be different.

As for the compatibility of the system to the software, Lenovo Kingsoft is also trying to find a way. One is to cooperate with their partners and ask them to develop products suitable for the Lenovo-Silver Mountain Corporation system. For example, some applications and games with a wider audience will greatly increase the interest of users.

Fruit Corporation uses this approach to cultivate diehard users and position itself as a high-end. In terms of systems and software, the pursuit of speed and user experience, highlighting their own characteristics.

Of course, Fruit Corporation has a lot of self-developed software, either for entertainment or office, and these software are leading the world.No ITCorporation can maintain the lead in all aspects. The partners in those countries selected by Lenovo Kingsoft also have their own company's flagship products.

If these products do not support Microsoft's systems for the time being, but only support XOS from Lenovo Kingsoft, then more people will inevitably choose to install them.

Especially XOS is cheap, just like a normal game software. Can a computer be equipped with dual systems? In the early years, many computers were like this.

In this way, more users will try to use Lenovo Kingsoft's system, so that Lenovo-Silver Mountain Corporation has the opportunity to grab users and slowly increase its market share.

Especially at this time Feng Yu has the world's largest game development Corporation, Wind & Rain Games. Not only internet/network games, but also stand-alone PC games, etc., have grown to be the number one in the world.

If their new games only support XOS, they will be able to let those game Corporation’s fanatic(s) choose to install XOS.

There are many ways, but in the final analysis, it is to use other products to drive XOS. And even the hardware must support XOS.

Chapter 1421: Africa Is Also A Market

SoftBank can be said to be the investment company with the most investment in the IT industry in the world, and the IT Corporation with the most holdings and shares in the world.

If the soft line is settled, then XOS can pose a serious threat to Microsoft. SoftBank can be said to be one of the companies with the strongest software sales capabilities in the world, with the widest channels.

Feng Yu did not expect that Kameido Masao could persuade Sun Zhengyi to agree to let the software Corporation under the software company produce software products that support XOS.

But when Kameido Masao last time when Microsoft acquired China Software Company, he put a huge halo on himself and made a high profit for SoftBank, which made its board members/directors admire Kameido Masao. .

And this time, Kameido Masao proposed that if the software bank can support Lenovo Kingsoft, he is sure that Lenovo-Silver Mountain Corporation will disclose the basic code of HOS to the software bank, then the software bank can enter the smart bank. The mobile phone system is under development.

Smart phones are gradually revealing outstanding talent. Although there is still a big gap compared with traditional phones, they have huge potential. Soft line is very clear, what a big cake this is.

Feng Yu originally had the plan to let Lenovo Kingsoft publicize part of the basic code in the future, so that it can become a dominant player in the smart phone system.They only need to develop and operate the basic system, and every manufacturer of smartphones can produce its own system, but this system also needs the basic system of Lenovo-Silver Mountain Corporation, and then adds some changes.

No matter what, Lenovo Kingsoft can get the money. The most important thing is that this is equivalent to setting the industry standard for smartphone systems, defeating Microsoft, Fruit, Syban, BlackBerry, etc.

And in this way, the application software that supports HOS will be the most, and HOS will gradually be able to monopolize the market, just like the previous generation/life press.

Even if SoftBank gets part of the basic code, it has fallen behind Lenovo Kingsoft too much. With Lenovo-Silver Mountain Corporation's financing and listing, it will receive more funds, which can be invested in system research and development, and continue to lead.

Moreover, Feng Yu can give part of the code to the soft line, and naturally can also give it to other companies, so that a huge alliance can be formed and the market of other mobile phone systems can be swallowed.

Softbank knows this very well, but they can finally share the cake, so Sun Zhengyi and other softbank board members/directors have considered it and agreed.

As for this part of the code, it needs to be discussed in detail.

This time, Kameido Masao made Feng Yu very satisfied. Feng Yu has decided that at the end of the year, the bonus for Kameido Masao will be increased again.

..."Chief Feng, since the software bank announced that it will quickly launch software that supports XOS, the Internet/network has paid more attention to our new system." Qiu Bojun reported with a smile on his face.

"This is normal. Our goal for this year is to have a market share of 10%, and then we will try to double it next year, and then we will double again in another year. Five years later, we will stay close to Microsoft and leave behind other things like fruit. Wait for the Corporation."

Qiu Bojun was stunned by Feng Yu's rhetoric, catching up with the current market boss in five years? The original plan of Qiu Bojun was to become the second in the market within five years and to overtake Fruit Corporation within three years.

"What? You don't seem to be very confident. Are you very optimistic about the system we are developing?" Feng Yu asked with a smile.

"But user inertia is difficult to change. We hope to achieve this goal in China and Eastern Europe, but in Europe and America, isn't this unrealistic?" Qiu Bojun hesitated.

Feng Yu pointed out on the world map on the office/bureau wall: “This is an emerging market second only to China. There is a large population there, but the technology is very backward. But don’t forget that there are also rich people there. a lot of."“Now the CEO of Mercedes-Benz was the president of this region before. He was able to be promoted from this region to president because he opened up this market that no one is optimistic about. If Mercedes-Benz can, why can’t we? Our country and that Many countries on the border have good relations."

"We can influence the market there through the upper level and sell all our electronic products and software. The goal is to completely occupy this market! "

Qiu Bojun has grown his mouth. What is Chief Feng talking about, to develop the African market? !

That is Africa, where electricity cannot be guaranteed, and communication is also a problem. What market did Chief Feng say to develop? What are the emerging markets second only to China?

Electronic products and software are different from car. He admitted that there are many rich people in Africa, those rich people will need luxury cars, but those rich people do not necessarily need electronic products.

A car can sell for more than $100,000, but what about a laptop? The price of three thousand dollars is considered high-end. If someone sells 10,000 cars, that’s 10 million dollars in sales. How many high-end laptops can they sell?

If it is an ordinary notebook computer, it is about one thousand dollars, and the netbook that Corporation intends to launch is less than five hundred dollars. The profit of notebooks is far from comparable to that of cars, especially luxury cars.Car is needed in Africa, but computer is not necessarily needed.

"Old Qiu, tell you a little story. Two people who bought shoes came to a village and found that all the people in this village were barefoot. One person thinks that people in this village don't wear shoes, so shoes must not be sold. . And another person thinks that if everyone in this village buys his shoes, he will make a fortune."

"Finally, the second person succeeded after a period of time. He let the people in the village understand that wearing shoes is more comfortable than not wearing shoes. It doesn't matter if you don't have money, you can exchange it with other valuable things in the village."

"I know what you are worried about. I think that most countries in Africa don't even use mobile phones. Naturally, they would not buy a laptop or choose an operating system. But Jiang Wanmeng told me a few days ago. One piece of news is that their portable HD DVDs are selling very well in Africa."

"Since people over there can buy DVDs, they can also buy laptops, desktop computers are not convenient to carry. I am not saying that the African market must be the focus of development, but you must understand that this is a market that cannot be missed."previous generation/life The computer market in Africa was divided by Lenovo, Asus, and Fruit Corporation, and other Corporations initially did not pay much attention to it. When they wanted to enter, they found that the market had already been divided. Africans also have brand awareness.

Except for those countries with frequent wars, Africa's economic development is actually not too slow, at least the people in the cities have not bad spending power. In other words, no matter how poor countries are, there are local tyrants.

"Well, I will tell Mr. Liu about this."

Dangdang~~

"Chairman, this is the phone number of President Kanda."

"Come in."

Chapter 1422: Just Add This

"Boss, SoftBank has finally put forward their terms. They want to buy a stake in the Lenovo Group."

"This is impossible, no matter what the conditions are, it is impossible! " Feng Yu refused without hesitation.

Lenovo’s brand is rapidly gaining value, not to mention that this is a computer brand that represents China, and even the number one IT brand in China. In the future, Feng Yu will build the number one IT brand in the world. Kirilenko wanted to buy a stake in Feng Yu but did not agree , Not to mention the soft line.

"I told them the same way, so they put forward the second condition, that is to buy shares in Lenovo Kingsoft Software Corporation. This is a joint venture Corporation. One more shareholder will not affect the Corporation. They only need one Board of Directors. Fixed seats."

"If you want to buy shares in Lenovo Kingsoft, it's not impossible. After Lenovo-Silver Mountain Corporation goes public, I can sell some shares to SoftBank." Feng Yu said with a smile.

After Lenovo Kingsoft goes public, the market value will skyrocket. The stock price will not be said to be at its peak, but it will definitely not be much lower. And if you want to buy 5% of the stock, I am afraid it will cost a few billion dollars. Five percent, what impact can it have on Corporation? How many dividends can be paid each year?

If Sun Zhengyi wants to make this obvious loss of investment, then Feng Yu can fulfill him.

Kameido Masao also understands what Feng Yu means. Before Lenovo Kingsoft is listed, the stock will never be sold."Okay, Boss, I will tell the other board members/directors of the SoftBank."

After chatting with Kameido Masao for a long time, Feng Yu hung up the phone. If Sun Zhengyi knew that he offered such a condition, his expression would be very exciting, right?

Chapter 1423: System Sale

Does Feng Yu want to be the Chairman of the soft line? Of course it is impossible. Feng Yu also knows that he will never succeed in the election. Japanese people are also very exclusive.

Not to mention that Sun Zhengyi was founded by Sun Zhengyi. The owner of Sun Zhengyi has unparalleled influence. In order to control SoftBank, the amount of funds to be paid is not a small amount.

Moreover, the main income method/trick of SoftBank is to invest in those small IT Corporations, and then operate the listing to cash out profits, which is very different from Feng Yu's method/trick.

But Sun Zhengyi didn't think so. He started to look around other board members/directors. He suspected that some of them had been bought by Feng Yu.

Although Sun Zhengyi is a major shareholder, its shareholding ratio is not high, and the proportion of voting shares is less than 50%, which is far from a word.

All previous board members/directors supported him, because of his decisions, the Corporation continued to profit.

But Feng Yu is regarded as the god of investment. It is difficult to guarantee that shareholders and board members/directors do not want to follow in Feng Yu's footsteps, as long as Feng Yu gives sufficient benefits.

Take a look at Kameido Masao. Since following Feng Yu, in just a few years, he has become Japan's second richest person, with assets of One billion US dollars.

There are rumors that Feng Yu hates Japanese people, and not many people believe that Kameido Masao, a Japanese person, is not yet the president and CEO of Feng Yu’s largest holding company?He didn't even know that Kameido Masao was the island that Feng Yu cultivated, and Kameido Masao entered their board of directors, which also had a deep purpose.

If Feng Yu really bought some of the board members/directors, when Feng Yu got the shares of SoftBank and entered the Board of Directors, then it would really be possible to be elected Chairman.

Then, where will he Sun Zhengyi go? The Corporation, which was founded by myself, let others have the final say? Although he still has a lot of stocks, he can still make money, but he is not yet at the age of retirement!

"On this condition, I don't think it is a problem. He wants to run for Chairman, so we have to elect him." Kang Fu board member/director said loudly.

Sun Zhengyi immediately cast two stern eyes at him, no problem? How can it be okay?

In other words, there is a problem with this Kang Fu? Just now I was singing double reeds with Kameido Masao, but it was actually bought by Feng Yu?

With a faint smile on his mouth, Kameido Masao took a sip from the teacup on the table. Although the tea was cold, he still felt very delicious.

Chapter 1424: Help Above

Although the sale of the new system has gone through a lot of advertising, the sales situation is still just passable.

First of all, the XP system has not stopped maintenance, so many users still choose to continue to use XP and are unwilling to spend money on a new system.

Since WIN95, they have understood Microsoft's routine/standard procedure, updated a set of systems in two or three years, and then continued to make their money. On average, they pay nearly one hundred dollars a year for the system alone. No wonder Microsoft is so rich.

But now this XP has good stability and is used to it. They want to wait again when XP will stop maintenance and when will they replace the system.

And soon, Microsoft responded. Their new system VISTA will soon be successfully developed and will be available in May next year.

And this system is Microsoft's epoch-making system, with unparalleled powerful features that will completely change people's perception of the system.

In short, Microsoft is blowing this new system a deluge of heavenly flowers. Although it did not denounce the XOS of Lenovo Kingsoft, normal people also understand who Microsoft said these advantages are aimed at.

After this news appeared, more people chose to wait. After VISTA went public, they would look at which system is better and make a choice.But intellectually tell them that the better one must be Microsoft's system, because the other party is Microsoft, which has become the Boss of the Windows system for many years. Among PC manufacturers, in addition to fruit, even IBM has launched many notebooks equipped with Microsoft systems.

This is still abroad, but at home, more people also choose to wait and see. Although the price of this system is not high, they still feel that there should be a free version.

For the time being, they will install free XP. When XOS is free, they will install pirated versions to show "support".

what? You said that the pirated Lenovo Kingsoft can't get the money? But after we use it, hasn't your Lenovo-Silver Mountain Corporation's market share increased? Is this not good for your publicity?

As for money, we are poor and cannot afford to use genuine copies. Your Lenovo Kingsoft is a big business, and you are not short of our money, right?

People who can afford a computer will not have two hundred dollars?

The best place for the new system to sell now is Eastern Europe, then Western Europe, followed by China, America, etc., and Africa is naturally the last place.

China is the headquarters of Lenovo Kingsoft, and sales are not as good as Western Europe. This makes Qiu Bojun and others very depressed.Although domestic piracy is far less widespread than previous generation/life, there are still many people who choose to install piracy. The market's protection of intellectual property rights is far less than that of Europe and the United States.

Chapter 1425: National Voice

When Feng Yu left Zhang Ruiqiang office/bureau, there was still a smile on his mouth. I don't know if this smile is because of Zhang Ruiqiang's promise, or because he also walked half a box of tea from Zhang Ruiqiang.

Xiao Zhao, Zhang Ruiqiang's new secretary, was shocked when he saw Feng Yu open the cabinet of the leadership and poured half a box of tea straight away.

He didn't understand how Feng Yu could be so smooth, as if he had done it many times, and leadership was accustomed to it. Also, when he wanted to stop aloud, he was stopped by the leadership expression.

What he doesn't understand is that Feng Yu is the richest man in the world. What kind of tea can't be bought? Leadership Although this tea is good, it is only good, and it is available on the market. The richest man in the world will be short of this tea money?

Of course, what he did not expect was that after a while, he would get used to this situation just like Zhang Ruiqiang's previous secretary.

As usual, Feng Yu takes the tea back to his father. Although Feng Yu said many times, we can afford any famous tea in the world, and it’s okay to drink it every day. You can even use it to soak your feet or bath. . But the old man is stubborn that the tea from the leadership is better.The next night, the news broadcast broadcasted a piece of news. It was a committee member who was conveying the spirit of the National Court: combating piracy, combating infringement in the cultural and intellectual fields, combating counterfeit and shoddy goods, and protecting the healthy development of the industry.

After the news came out, the Internet suddenly became lively.

"What does this mean, I can't just download movies to watch in the future?"

"What are you downloading for? Just buy a genuine CD-ROM to watch. The old movies are only five yuan for a copy, and the new movies are only ten yuan, or high-definition. Movie tickets cost 20 or 30?"

"Can that be the same? How big is the screen in the movie theater, and how big is the screen at home? If a CD-ROM costs one dollar, it will be about the same."

"Don't just pay attention to movies upstairs. It will be more difficult to listen to songs in the future. Those websites that provide pirated MP3 downloads will definitely be shut down. And those who sell pirated CDs will definitely be hit. I want to listen later. An album will cost more than 20 yuan."

"What's the matter with more than 20? If Jay Chou releases a new album, I will buy it at RMB 30 too! " said an avid fan of Jay Chou.

"More than that, the cultural industry knows it, and it's included. It's probably not easy to see those pirated copies in the future."
"Bullshit, it's spread on the internet/network, and Yahoo can just search it. If it doesn't work, go to the night market stalls. We sell them by the catty! "

Feng Yu was also very speechless when he saw this remark. I don’t know if it’s an irony. If this is set aside, the kind of arrogant literati will have to get angry when they see how their books are being sold by pirates.

"You guys are all nonsense, you didn't see the essence. Fighting counterfeit and shoddy goods is the key point. Last time, my family bought a Song River brand electric car. As a result, within a month, I found that the battery could not be charged. At first glance, I found that it was a slap-fighter! To me, this fake seller is the most hated! "

"That is, I bought a pair of Li Ning's basketball shoes, only to find out that it turned out to be Li Wei. The glue was opened in half a month, and it didn't wick away sweat and the shoes were stinky."

"Do you mean that intellectual property rights also include those patents? Could it be that we have Company infringed on the patent rights of foreigners and were sued?"

"Stupid upstairs, the identification is complete. If we infringe on others, it is too late to cover the lid, can we be so high-profile? But it doesn't affect me anyway, I'm going to see my ***."

There are many speculations about this news on the internet/network, many of which are sensible, but more are just to have fun.In the eyes of those people, no matter what the above is done, it will not have much impact on their lives. Just like the ban on gambling in the country, are there countless people gambling?

Piracy, fakes, as long as you want to find them, you will find them.

Although the country now advocates the internet/network real-name system, it is not enforced. There are still a lot of radical comments on internet/network, saying that the big corporation doesn't give them a way out for these small corporations, and the big corporation is inhumane.

As if they were selling pirated copies and fakes, they were justified. If they had any secret recipes in their hands and were stolen and used by others, they would have turned the sky long ago!

But no one thought that this time it was Feng Yu's work. The purpose was to regulate the market and stimulate XOS sales.

Chapter 1426: Lianxiang Decision

"Bill, the sales of Lenovo Kingsoft's XOS in China are rapidly increasing, especially those new users, almost all choose their system, which is very unfavorable for us." Ballmer report.

"Adjust the price, different markets, the price is adjusted. In underdeveloped countries, the price drops again. Calculated by our sales volume, even if it is the same price as Lenovo Kingsoft, we can Make money." Bill Gates said solemnly.

"Is this not good? This way our profits will be severely reduced, which will affect our stock price."

If profits fall, investors’ trust in Microsoft’s stock will decrease, and Microsoft’s stock price may fall. The rise in stock price is not necessarily related to whether the Corporation makes money.

Investors are looking at your company's potential and whether it can make money in the future. Therefore, for many companies that are clearly making money, the stocks will continue to fall. For example, in the past two years, Microsoft, Intel, etc., have high profits, but the stock price has not fallen all the way, and the company's market value has evaporated a lot out of thin air.

"I'm talking about the XP system, not the VISTA system we are about to launch. Anyway, our new system will be on the market. The maintenance time of this XP system will count down. How about selling it cheaper?"
"Bill, if we stop the maintenance of XP next year, but still sell this year, this will make consumers feel very unfair." Ballmer reminded.

"But we lowered the price. Just like the bread sold in the evening by a bakery, it is not fresh, so it is cheap. We sell to the poor, and the rich will naturally choose the better ones, right?" Bill Gates said with raised eyebrows.

"You mean, we only do this in China and Eastern Europe?"

"Yes. Isn't China cracking down on piracy and infringement? Didn't they want XOS to occupy the Chinese market and squeeze us out? Then we will now sell them at a price acceptable to consumers and grab the market back! "

Chapter 1427: Don't Do A Second

"Ballmer, have you read Lenovo's announcement?" Bill Gates asked, frowning.

"You mean the Lenovo Group said that in the future, they will only be pre-installed with XOS?"

"What do you think about this matter?"

"I think they want to follow the example of Fruit Corporation. However, the sales of Fruit Corporation's products are average. Both their software and PC are not the best. But when they are combined, they have outstanding performance in speed. Very suitable for business office." Ballmer thought for a while and replied.

"Why don't you think they are the second IBM? They are also involved in both hardware and software."

"IBM used to be the IT leader in our North American market, but because of its balance, each item was gradually surpassed. Unlike the Lenovo Group, their hardware and software are separate. And their advantages in the China and Eastern European markets, It’s incomparable, and IBM can’t compare to this.”

"So I think IBM's future development potential is not as good as Lenovo Group and Lenovo Kingsoft, especially since these two Corporations have shares in Feng. Everyone has seen how amazing Feng is."

Bill Gates was not very satisfied with Ballmer's answer. What is Feng Yu and how amazing is it? Is it that Microsoft is bad? We at Microsoft are the miracle of the IT industry! "Then you figured out how to deal with them?"

"I have worked out a way to let all IT vendors know that Feng Yu has invested in Lenovo, Lenovo Kingsoft, AMD, Nvidia, Aihua Electronics and other related companies. He is ambitious and intends to unify the IT industry. ! "

"Unify the IT industry? Some people believe that?" None of Feng Yu's Company is the number one in the world. How to unify? Without the leadership of the leading company, how can we stand out?

"What if we say they want to surpass IBM? Or even say they want to buy IBM?"

"Acquiring IBM? Feng Yu really said that?" Bill Gates was shocked.

If the Lenovo Group merges with IBM, then it will really become the leading Boss in the IT industry. Although it can't form a monopoly, its strength will definitely be further strengthened, and it will be enough to suppress the former leader Company such as Microsoft and Intel.

"In fact, it is Liu Chuanzhi, the Chairman of the Lenovo Group. He once told IBM that he wanted to acquire IBM's overall PC business, including all related businesses such as branding, production, and sales. If this can be successful, then Lenovo Group's PC Business will become the world's first! "

Hearing Ballmer's words, Bill Gates' hand holding the cigar couldn't help but pause. Only then did he realize that the Lenovo Group was really ambitious.Fortunately, it’s just the PC business. If the Lenovo Group, Lenovo Kingsoft and IBM merge, they will really become the IT leader. Then they will surpass Microsoft in software, and they will not be accused of monopoly unless they will exceed Wei, Nvidia, Gold Stone, etc. are also merged together, but normal managers would not choose this way.

Seeing that Bill Gates remained silent, Ballmer continued: "As long as we let out this trend, things will develop in the future, which will definitely benefit us. There is no company that would be willing to watch the Lenovo Group grow bigger. Especially Lenovo. The group is so strong that it will share their cakes."

"The most important thing here is Feng. Because of him, people believe this statement. Otherwise, who bought IBM, and how could IBM shareholders sell it? Small fish eat big fish, and ordinary fish can’t do it, but Sharks can eat whales! "

Ballmer's method is to promote the Lenovo Group, talking about how powerful and ambitious the Lenovo Group is, and then let other ITCompany spontaneously unite and reject them, thereby suppressing their development.

The important thing is that Microsoft doesn't have to pay anything for this.

...It was suddenly reported in the media that Feng Yu invested in the IT Industry Corporation and pointed out that Feng Yu wanted to do hardware, software, internet/network and communications at the same time, and become the leader of IT Company, thus formulating industry rules.

To put it bluntly, Feng Yu wants to be a boss, and other corporations will listen to Feng Yu in the future.

This kind of remarks really caused an uproar in the industry.

Especially the leading representatives of the IT-related Corporation, they are the most nervous.

For example, Yahoo, the leading Boss of portal websites, thought of those portal websites that Feng Yu invested in China, and other internet/network Corporations, including those invested by the United States.

For example, Intel thought of AMD's series of actions, and its vigilance immediately increased.

And ATI, they feel that Nvidia's threat is getting bigger and bigger, and they may surpass them at any time. Other mobile phone manufacturers have noticed that the sales of Wind & Rain mobile phones have been steadily rising recently, and they are faintly becoming the second in the world.

IBM is second, and Fruit Corporation is second. It is the industry's evaluation of Lenovo Group, and even thinks that because of the existence of Feng Yu, it is a matter of time before IBM or Fruit Corporation surpasses.

This also triggered a situation, that is, the share price of Lenovo Group has soared, and the valuation of the upcoming Lenovo Kingsoft has also increased by a large amount.Feng Yu closed the notebook in front of him. IBM is second, Fruit Corporation is second? Nonsense!

He never thought of doing a second, he wanted to walk a unique and unmatched path. Those media said that Feng Yu wants to dominate the IT industry and want to become the top IT tycoon. This is true. Feng Yu thinks so.

When he becomes the boss, he can re-enact the rules. The person who makes the rules is obviously easier to develop than the person who obeys the rules, because he still has the power to change the rules!

The Fruit Corporation of the previous generation/life, from software to hardware, reveals so much pride. Hardware products, from PCs to MP3s, to mobile phones, tablets, etc., have faintly become the highest-end category in the industry.

All products of other brands must be compared with those of Fruit Corporation to prove their technological excellence. But I didn't find it. This has already recognized the status of Fruit Corporation Boss.

In this life, Fruit Corporation has just begun to develop tablets and mobile phones. Tablet PCs have not yet succeeded. Mobile phones are developed in cooperation with Motorola Corporation, and the main product is also music phones.The Fruit Corporation in this life is far less successful than the previous one, because the previous life allowed the Fruit Corporation to make a large profit in the IPOD, but this life is under the pressure of AI3. AIWA is the leader in the field of music players, not the fruit. , Nor Sony, nor other brands.

Can suppress fruit and suppress Sony, so why can't it suppress other PC manufacturers and other software manufacturers?

Feng Yu said at the Taihua Holding Group executive meeting last month that our Corporation, not to be a certain second, to be yourself, and to be the first!

Chapter 1428: Lian Xiang Defendant

Lenovo S0412 laptops have officially begun to accept orders on the official website.

The domestic price is 3499 yuan, and the foreign price is 499 US dollars. They are all pre-installed with Lenovo Kingsoft’s XOS Windows operating system, Baidu browser, Silver Mountain audio and video, Silver Mountain drug tyrant, etc.

When this was promoted by the Lenovo Group, all manufacturers and all consumers were surprised.

When can laptops be so cheap? Less than five hundred dollars, which is cheaper than many desktop computers!

Five hundred dollars, in the eyes of the manufacturers, even the production cost is not enough, let alone other sales and publicity costs. What does the Lenovo Group want to do and make money at a loss?

However, the Lenovo Group is not a new brand. It has a high reputation in the world. It is also a Boss in the Asian market and a Boss in the Eastern European market. Recently, it has also developed very well in the Americas and Africa. There is no need for this.

Normally, if they want to promote sales, they should increase publicity, open up better sales channels, and develop better products.And this product that is losing money and making money in their opinion, how come there are only 100,000 units in the world. There are 30,000 units in China, 30,000 units in Eastern Europe, and 40,000 units in other regions. They belong to different countries and different language regions. I don't understand how to look at it. What is the Lenovo Group doing?

Moreover, this laptop only accepts online orders and promises to be shipped within 60 days. It is guaranteed that it will be delivered to the reasonable address designated by the consumer within one week.

When they looked at the configuration of this product again, they finally realized that, except for the CPU and graphics card, which seemed to have improved a bit, aren't the other performance parameters two years ago?

The CPU is a new product, dual-core 1GHZ, the graphics card is new, a highly integrated graphics card, with excellent performance in audio and video. Memory is also a new product, 256M newly developed by Gold Stone Corporation.

The hard drive is only 40G, which is about the same size as mainstream notebook hard drives, while mainstream desktop hard drives are already 80G. Even now, many people have bought 160G. As for 320G and other bigger ones, few people buy them, which is too expensive.

The sound card is produced by Aihua Electronics. It is convenient for audio and video. It is an excellent one, but it is not the latest one. The keyboard feels average and the arrangement is relatively compact.

The battery power is relatively high, not worse than mainstream laptops at this time. The screen is only 12 inches, the resolution is not the highest now, it is very common.The appearance is very beautiful, the colors are mainly red, white, silver, black, and gray. Lenovo computers have always been very prominent in appearance colors.

And this laptop is very thin, thinner than ordinary laptops, lighter in weight, and more convenient to carry. Leaning on the bed and putting the computer on your lap will not feel heavy.

But to talk about surfing the Internet, watching movies, listening to music, etc., it is definitely enough. And because the screen is small, the hardware is low power consumption, but the battery life is longer than the average laptop.

In general, the performance parameters are very general, but definitely sufficient.

In the eyes of professionals, this is also called a laptop. Isn't Lenovo going back more and more after doing it?

But in the eyes of many consumers, especially young women, this computer is simply too beautiful and too cheap.

Lenovo Group suddenly became a conscientious business in their minds.

They don't care if the performance of this computer is high enough. As mentioned above, it is enough to listen to songs, watch movies, browse the web, play OQ (MSN), etc. They do nothing else.

They don't understand the above performance parameters at all. Well, maybe they don't need to understand, it's enough to know what they can do.When those manufacturers were disdain as beneath contempt, they found that in just three days, all 100,000 computers were ordered, and consumers had already paid through internet/network!

And there are countless consumers who leave messages on the Lenovo Group's official website, requesting more production of this laptop, and they also want to buy it.

Manufacturers discovered that something was wrong at this time. Why is this laptop with such poor performance so popular with consumers?

In their view, this should be eliminated at all!

And then, the Lenovo Group immediately adjusted the number of pre-sales, which tripled, and explained that they will be sold out.

There is a huge countdown on the order page, which tells consumers that they only accept orders today, and they will not sell them tomorrow!

Such a wayward business, so that consumers did not expect. However, they still took advantage of the idea and ordered all the remaining laptops in less than a day, or fifteen hours.

This time there are more comments below, but Lenovo Group officials responded.

This laptop can only produce so much for the time being. Please be patient. Maybe it will be available in a month. They are reporting and communicating with the leadership.The manufacturers were dumbfounded. Although there were not many 400,000 laptops, you should know that at first there were only 100,000 laptops, and they were sold out in three days, and then 300,000 laptops were sold out in less than a day.

The above is very clear, the delivery within 60 days, that is, it may have to wait two months. Those consumers have to wait two months after paying, so they buy too?

Other manufacturers thought that if consumers bought this cheap laptop from the Lenovo Group, it would definitely affect the sales of their products.

Fortunately, there are only 400,000 units this time, so don't sell it anymore.

However, they are also very dissatisfied with the price of the Lenovo Group’s computer. Even if the configuration is very low, the cost will be 500 US dollars. Can you make money if you sell it like this?

Lenovo's computers have always made foreign manufacturers very helpless, cheap, cost-effective, and beautiful, this is the biggest feature.

They know that China's labor costs are cheap and it is a big manufacturing country, so the design cost and production cost are relatively low, and they also recognize it. But the profit of the single product is definitely not as good as theirs, so although Lenovo has expanded very quickly before, they are not too nervous.

But now that Lenovo does this, it won't work. If you get such a cheap laptop, it's not a normal competition, it's just me!So cheap, can you make money? What do you think of using this unprofitable product to occupy the market? Don’t make money for yourself, and don’t let others make money?

This is clearly disrupting the market order. This is unfair competition. To sue him, you must sue Lenovo Group!

Let this company in China understand that we must abide by the rules of the game and not be too casual. It's not because of your family that we can't play anymore. If so, then I won't take you to play!

Chapter 1429: Price Is A Weapon

"Chief Feng, as you might expect, we are indeed accused."

Speaking of Lenovo's defendant, Liu Chuanzhi still had a happy expression on his face, and seemed not to worry at all.

Because Feng Yu had reminded him a long time ago that the introduction of this cheap notebook computer will bring the notebook computer into the era of less than five hundred dollars, which will inevitably arouse strong dissatisfaction with those manufacturers. They are very likely to use unfair competition and dumping. Sued the Lenovo Group with other charges.

Feng Yu guessed it again this time, and the Company really sued the Lenovo Group on these two charges.

Dumping and unfair competition require the Lenovo Group to sell at prices below cost. In fact, the Lenovo Group’s production costs are less than four hundred dollars.

Therefore, the Lenovo Group does not need to pay attention to these two accusations at all. As long as they throw out the evidence of production costs, they can eliminate the unfounded accusations and make them invisible.

As for why not directly throw out evidence now, of course, I want this matter to continue to ferment. This is also equivalent to a kind of publicity to the Lenovo Group, and it also allows other companies to enter the low-priced notebook market not so early, so that they have plenty of time to completely occupy this market.

"I see. By the way, make sure that our sales in any region are not lower than cost, right?"
"No, it's just that in some areas, due to high tariffs, transportation, and publicity costs, our profit may be less than ten US dollars, but it is definitely not a discount sale." Liu Chuanzhi affirmed.

"That's fine. As for legal matters, leave it to professionals to take care of. Laptops themselves shouldn't be so expensive. This shouldn't be a luxury product, it should be like a common household in people's lives. The electrical appliances are the same."

"At the beginning, mobile phones were sold for 20,000 to 30,000 in China, and they might not be available if you had money. BP phones were also several thousand larger at the beginning, and the number was also very small.

"But now? BP phones have become history and have been eliminated. And mobile phones have gone from tens of thousands to several thousand, and then to the ultra-low price of 399 yuan for Wind & Rain mobile phones, which has become the vast majority of the people. Products that are all consumed."

"I don't dare to say it in rural areas, but in cities, almost every family has a mobile phone, some families have mobile phones, and some people have more than one mobile phone, which sells better than some household appliances."

"As for computers, desktop computers range from tens of thousands, to 10,000, to five or six thousand, or even below five thousand. The price has been falling all the way, but the performance has been going up. The price of laptops is relatively low. , The price reduction is not so large, our Lenovo Group, even if it is the pioneer of price reduction sales."Liu Chuanzhi heard this and echoed with a smile: "Isn't it? Every time we cut prices, we have caused changes in the market. With every price cut, our sales and profits continue to increase."

Every price cut is carefully calculated. The sales volume has increased, but the profit has decreased, so what do you do with the price reduction, self-harm?

Just like this cheap laptop, because many of these consumers are reluctant to buy a laptop that costs 7,000 or 8,000, or even 5,000 or 6,000.

But when they found that a laptop sold for only more than 3,000, they couldn't help but feel tempted. These people are equivalent to new consumers and do not overlap with the original market.

Therefore, the Lenovo Group can increase sales and profits at the same time, not to say blindly cut prices.

Just like now, Lenovo Group’s notebook computers have several grades such as 10,000 yuan or more, seven to eight thousand, five to six thousand, and they are aimed at different consumer groups.

Price, in the hands of the Lenovo Group, has become a weapon, a weapon that excludes other competitors. With the same configuration, our price is lower, so other people have to lower the price.However, the Lenovo Group's production costs are lower, so profits will not decrease too much, and other manufacturers, especially those with low production capacity and unable to reduce the cost of a single product, will slowly be squeezed out.

For example, in the North American market at this time, the sales of Sony, Songxia, Dongzhi and other Company’s notebook computers have been declining. After the Lenovo Group cuts prices, Huipu, Dai’er and other companies can follow the price cuts. IBM and Fruit Corporation continue to take the high-end route, but they also Launched notebooks that are more expensive than civilians, but manufacturers such as Japan have suffered severely.

There are also some companies with insufficient strength that have directly withdrawn from the North American market. They are the kind of companies that buy spare parts and are assembled. They belong to the last company. But this last company is not good in price and service. Destined to be eliminated by the market.

This kind of method/trick that uses price to exclude other competitors, the best used by China is Gelanshi. The world's largest microwave oven production and marketing Company, the leading Boss, and now their air-conditioning business is also operating in this way.

Gelanshi owns 35 percent of the microwave oven market. In addition to North America and Central Asia, Gelanshi is the leading Boss. The price standards for various microwave ovens are also set by Gelanshi.They let the microwave oven go from the age of a few thousand yuan to the current era of a few hundred yuan. At the same time, the largest microwave oven manufacturing plant in the world is also owned by Gelanshi. They also produce for many microwave oven Company subcontract(or)/OEM suppliers. Because of their huge output, the cost of subcontract(or)/OEM supplier is higher than the cost of many brands' own production. Lower, which also captured the lifeblood of other companies.

Now Gelanshi's air conditioners do the same.

Wind & Rain Electronics has developed many related technologies before, and they have also invested in technology in exchange for shares of Gelanshi. However, Gelanshi really has the final say. Taihua Holdings is only a company with equity participation and a minority shareholder.

Gelanshi's model has been learned by many companies abroad, but none can imitate it successfully. The Lenovo Group’s PC business, similar to the Gelanshi model, also uses price as a weapon to dominate the Chinese market, so as to break out of the country and enter the world.

Step by step from the leader of China, the leader of Asia, the leader of Eastern Europe, the leader of Africa, etc., now North America, South America, Western Europe and other regions are their main targets of development.

Liu Chuanzhi said at the Corporation's conference that Lenovo can do what Gelanshi can do, and do better.The Lenovo Group did exactly this. When its scale reached a certain level, it would squeeze out Company, which had half its production capacity, and use price as a weapon.

After experiencing it several times, some Youyong skirmishers were killed.

Every time the price is set, they are well thought out, and they want to make the price a solid barrier for the industry. They could do it before, but this time, they can do it too!

Chapter 1430: Win In One Game

"Lenovo Group violated the dumping law. This is illegal in any country. We have officially filed a lawsuit." Dai Er, the head of the PC business department, told reporters.

"Lenovo Group is unfair competition. They sell below cost. This is disrupting the market order. We have entrusted a lawyer to issue a lawyer's letter to the Lenovo Group." The head of the Sony PC business unit declared.

"It is impossible for the price of notebooks to be lowered this way. They are blindly reducing prices in order to squeeze out their opponents and seize the market. They will pay the price they deserve." Dongzhi vice president said vowed.

Chapter 1431: Cost And Technology

"Chief Feng, watching the representatives of so many large PC manufacturers in the world line up to apologize to us, I feel really happy." Liu Chuanzhi looked excited at this moment.

"More than that, those who spoke the most intensely all lost money, and donating them back in the name of Lenovo Group can improve our reputation." Zong Qingxian also said with a smile.

"After this time, they don't dare to jump around casually. But there is also a disadvantage, that is, our production costs, they all know, and let them see the profit margin of this kind of netbook." Feng Yu put down the teacup and said .

"This is no way. Before, they thought they couldn't make money, and they would definitely lose money. Now that they can make money without delaying the sales of other products, they will definitely make netbooks." Liu Chuanzhi comforted.

"What are you afraid of? We first made a reputation. After they design it, we should also sell the second batch." Zong Qingxian said indifferently.

"That's right, this ordering plan is really good. It not only increased the traffic on our official website, and attracted more people to pay attention to our Lenovo brand, but also did not account for the cost of production. They paid first, and we produced it later."
"But Chief Feng, will they imitate this? If they do the same, they will definitely take away many of our consumers? Or let's accept the second batch of orders right away. Anyway, the first batch of users, Some have already started shipping." Liu Chuanzhi asked.

Feng Yu shook his head: "No, we let them order. Think about it, how long did we spend researching this netbook? A lot of hardware is specifically designed for this netbook. And in terms of product appearance, we have always been exceptional Outstanding, they can't imitate this."

"They got it out so quickly, the internal structure must imitate ours. I won't say whether it infringes our design patent rights. Do you think it can be done in such a short time without quality problems? Many evaluations are too late for them."

Liu Chuanzhi's eyes lit up: "Yes, they can't test the continuous boot time. And they are too rushed, there will definitely be quality problems. When we catch this point and make a fuss, we will definitely make them badly burned about the head (from trying to put out a fire) ."

Feng Yu snapped his fingers: "Yes, all we have to do is to compare. And our factory has lower production costs, but they may not be able to achieve it. If their prices are the same as ours, we can check whether they violated. Dumping law. If their prices are higher than ours, we still have a price advantage."
"And don’t forget, even if they have the same pricing as ours, they can still guarantee profits, but the profits are definitely not as high as ours. These hardware orders are all placed by us first. If they want to get them urgently, they have to pay more. money."

"So, we can continue to reduce prices after some time. There are two price reduction plans. The first is to reduce the price of the current model, and the second is to keep the price unchanged, but upgrade the performance of the netbook, such as increasing the CPU frequency. , The improvement of screen resolution, the improvement of battery technology and so on."

"No matter what they do, the leader of the Internet must be us, and it must be us."

"Hahahaha, Chief Feng rest assured, I can guarantee this. Our factory scale is world-class. And we have introduced many international advanced production management methods to ensure that our efficiency is maximized. At the beginning, world-class manufacturing was built in the west. Engineering is really a wise move, our labor cost is really too low." Liu Chuanzhi said excitedly.

Feng Yu waved his hand: "Let labor cost as the main method/trick of competition. That is what labor-intensive manufacturing should do. We should be a technology-intensive company. Temporarily use price to exclude other competitors. This is a simultaneous reduction. Our own profit method/trick cannot be used for a long time."
"We should still be technologically ahead and ensure that this is the kingly way. As for the production cost, it is better to guarantee that it is not too high, but don't let people think that our Lenovo is the evil exploiter and capitalist."

"Chief Feng can rest assured that although our Lenovo Group doesn't have as many donations as you, it is also a company that is reckoned to be first or second best in China. Although our salary is not high, it is definitely very high in the local area. With the passage of time, wages will definitely rise, and we will not cheat our own people."

"The world-class electronics manufacturing factory that we are cooperating with Tata Group will be able to start construction next year. At that time, the focus of manufacturing will gradually shift there. The labor cost in India is cheaper than here."

Hearing Liu Chuanzhi's words, Feng Yu nodded. Although China is a major manufacturing country, it can not only define itself as a major manufacturing country, but also a major scientific research country.

The added value of science and technology is much higher than the added value of labor. The manufacturing plants in the west will mainly supply Southeast Asia and Eastern Europe in the future, while the other places will be mainly in India.

The industrial park here in China not only produces computers, but also produces mobile phones, MP3s and other electronic products. It is a comprehensive consumer electronics manufacturing industrial park invested by Taihua Holdings.

This is second only to Fushi Kang in China, but the development is much better than Fushi Kang.At the time of previous generation/life, Fushi Kang was the world's No. 1 subcontract(or)/OEM supplier brand and the definition of manufacturing capacity standards.

In this life, Fushi Kang has not received so many orders from previous generation/life. For example, Lenovo Group, etc. are all self-built factories, and there are some smaller but also very good subcontract(or)/OEM supplier companies below. Therefore, the development of Fushi Kang is not as fast as the previous generation/life.

It may not take two years for Fushi Kang to be surpassed by Taihua Electronics Manufacturing Corporation in China.

Also under the leadership of Taihua Holdings, the development of China's consumer electronics industry has slowly begun to transform from the low technological added value of previous generation/life.

Feng Yu wants to achieve one-stop R&D, production, and sales, from raw materials to his own. Taihua crystalline silicon is the world's largest crystalline silicon factory.

Next Feng Yu's goal is to do e-waste recycling. In this regard, Japan's technology is relatively good, and the world is considered to be the leader because their own resources are too few.

Feng Yu has asked Kameido Masao to contact several powerful companies and plans to acquire them so that the Japanese will not take advantage of this part.

The previous generation/life Japan has taken away many good things in the name of helping Chinese friends "dispose of rubbish". Then re-produce them into semi-finished or finished products, and then sell them back to China, making money.In this life, Feng Yu feels that it is better for Chinese people to earn this part of the money.

"Remember, we are not going to follow Gelanshi's old road. We don't want to be a manufacturing factory. The price can be a weapon, but it can't be the main weapon. There will always be only one main weapon, and that is technology!

Chapter 1432: Be Light And Thin

"Chief Feng, but our new products should also be designed according to the hardware manufacturer's accessory technology advancement. If the configuration has not been upgraded, it is still a new product." Zong Qingxian frowned.

"Hahaha, have you forgotten how the Wind & Rain mobile phone launched the new style? As long as there is one configuration to upgrade, then it is the new style." Liu Chuanzhi said with a smile.

A laptop is the same as a mobile phone, and it can be regarded as a new model with a small change. Moreover, the appearance of the notebook can be changed less than that of the mobile phone, so that the shell can also be used in the same batch, reducing costs.

"By the way, we can develop our netbook to be lighter and thinner." Feng Yu thought for a while and reminded.

"Light weight, isn't it to reduce the battery power? If it is thin, it is difficult to design the internal structure." Liu Chuanzhi found it difficult.

"Lao Liu, when we make consumer products, we naturally must pay the most attention to the opinions of consumers. Have you read the evaluation of our netbook on the Internet? Some consumers said that it’s better to be small and can be put in the car, or Take it out. But it’s a bit heavy and a bit thick."

"I really didn't pay attention to this. How about we replace the alloy plate on the shell with plastic? As for the thinner, it is not easy. It depends on whether we can design a thinner motherboard."
"Have you ever thought about battery external technology?" Feng Yu prompted.

"External battery? What do you mean?" Liu Chuanzhi looked at Zong Qingxian, and Zong Qingxian also shook his head. If you don't understand a major, I don't even understand a food background.

"Look, what is this?"

"The power adapter."

"Then this one, the function is to transform, right? You never thought about combining the power adapter with Power Bank?"

Liu Chuanzhi has grown up with an enlarged mouth. Can the power adapter be combined with Power Bank?

Wait, there seems to be nothing wrong. The charging voltage of the notebook Power Bank is 220 volts, and the output voltage is the voltage of the notebook. They usually use 19 volts.

The function of the power adapter is to turn 220 volts into 19 volts. Now it seems possible to combine the two products.

Chief Feng often talks about the micro-innovation of the combination of two products. They always think that they are doing a good job, but how come they didn't expect this?

Power Bank’s most patents are in the hands of Taihua Battery Corporation. Although they are not their own, they belong to Taihua Holding Group and cooperate with each other to develop a new power adapter that integrates power adapter and Power Bank."Look, the front piece connected to the civilian power supply can be unplugged, and the back piece can be shortened, or the cord can be made into a flexible coil. This power adapter also becomes a Power Bank, which is External battery."

"We can design the battery to be thinner. Although the power consumption is reduced, it doesn’t matter. With this. And we don’t need to make the battery life too prominent. People who really need it will naturally buy our notebook Power Bank. So you can look at both. A movie of about an hour is good enough."

"Lightness and thinness are one of the main directions of the development of our netbook. Of course, in terms of speed, you can't relax. Also, if a mobile phone can have a camera, then a netbook can also have it. It doesn't need to be clear, it can Just let people video."

Although the domestic internet/network speed is not very good at this time, there are still many countries where the internet/network construction is very good. Others can already make smooth internet/network videos. In China, you will feel very stuck when you open the video. .

Seeing Liu Chuanzhi nodding his head, Feng Yu turned to look at Zong Qingxian: "You also have to tell Wind & Rain Electronics, Aihua Electronics and other electronic companies that lightness and thinness are the main directions."Seeing Zong Qingxian's confused look, Feng Yu explained: "Just say that the mobile phone is good. Many mobile phones nowadays are a little thinner than a cigarette case? A bit better, a candy bar, which is thicker than a cigarette. Some, or a little thicker than our USB flash drive."

"But have you ever thought that the thickness of a mobile phone can go from the centimeter era to the millimeter era?"

"From the centimeter era to the millimeter era? Do you mean that mobile phones will be less than one centimeter thick in the future?" Zong Qingxian looked disbelief.

"It's so thin, it must be easy to damage. If it's in your pocket, wouldn't it break if you are not careful?"

Feng Yu picked up the mobile phone on the desk and stuffed it into Zong Qingxian's shirt pocket, then looked at Zong Qingxian with a smile.

"You mean, you can put it in your jacket pocket? If it's less than one centimeter, then it's really okay. It won't feel too awkward, and it won't push the shirt pocket too loudly."

"Look, you don't need to tell me, you know the benefits of such a thin mobile phone. Next, Xu Lihua should set a goal for them to develop a mobile phone with a thickness of less than one centimeter."

"As for the reason you are worried about the fragility of the mobile phone, we can use a metal case. Temporarily thin and light cannot be balanced, then focus on one first. And many people like the texture of the metal case."
"This mobile phone can be launched with non-smart models first, and then we can develop smart thin mobile phones, or ultra-thin mobile phones. As I said, we have to stand out from the masses for mobile phones, every item in the future of mobile phones. We should create the records that are remembered by others! "

"Chief Feng, I understand what you said is thin, but how do you understand light? If the phone is too light, you don't know if you lose it. And many people like the feel of the phone when it falls and think this is good." Zong Qingxian asked again.

"Don't you see a cell phone manufacturer in Europe saying that they are designing a mobile phone that can be worn on the wrist? It's just that it is too heavy and the touch screen technology is not good, so the sales are very poor."

"We are the world leader in touch screen technology. It is not difficult to make such a large touch screen mobile phone? But if it is as thick and heavy as the other party's, who wants to wear it on the wrist?"

"Those who like this new thing are youngsters, even children. Even if they wear watches, they don't like metal bracelets. So this product requires a lot of weight." Feng Yu emphasized.

"As for other electronic products such as MP3, it is the same. It was as thick as the original Walkman, but then it was a little thicker than the tape. Thin, lighter and compact, which means it is easy to carry."
"Consumer electronics, any advantage that can achieve the ultimate, can bring a lot of sales. The important thing is whether you can achieve the ultimate."

Zong Qingxian nodded: "I understand, I will have a good talk with Xu Lihua and others later. By the way, Jiang Wanmeng and they have made an MP3 that can play video. He said that he will come with samples tomorrow."

Feng Yu's eyes brightened, has this product been made?

Chapter 1433: Super MP3

The next day, Jiang Wanmeng, Xu Lihua and others came together and brought their newly developed product, which they named Super MP3.

To put it bluntly, it is MP3 that can play video. In the previous generation/life, this product was called MP4 in China.

"Chief Feng, we have successfully developed this product. Such a gadget can be used to watch videos in the future." Jiang Wanmeng said with some excitement.

"Oh? You can only play a fixed format, right?" Feng Yu asked.

"Uh~~Yes, only one video format is currently supported. However, we have included a video format conversion software that can convert video files in other formats into MPEG-4 video format."

Feng Yu shook his head: "What about the conversion speed? It's slow, right? I have time for conversion, why not watch it directly on the computer? But this is not bad, it is a technological breakthrough. Next, you will Find a way to make a compatible format."

If it takes ten minutes or even dozens of minutes to convert a video format, it is too slow. And also take into account the screen size, the size is too big.

Therefore, Feng Yu said, this product can only be regarded as a super MP3, purely a transitional product.Because when this technology is fully mature, it can be applied to mobile phones. When the time comes, mobile phones will have this function. How many people will buy a super MP3 for this function again?

"Our product can also look at pictures and read e-books."

"Well, that's not bad."

In any case, the main function of this product is to play MP3 for listening to music. Although you can watch videos, pictures, and e-books, the screen is so small that it looks tiring to your eyes, so listening is the most important thing.

"But don’t be discouraged, don’t forget that we still have a website. We can download video clips in MP4 format on the website for a fee, so that they can save them the trouble of format conversion. In other words, the conversion format requires us To be done."

Xu Lihua immediately said: "This is okay, we are already doing it. Through the Huo channel, they have the copyright of many short films, and many of them are uploaded spontaneously by netizens. This agreement has already indicated that other people are allowed to download freely. So we have both paid video clips and free ones, which should be able to meet the needs of most users."

"So what about the copyright of the e-book? Have you considered it?"
"We have also contacted Origin for this, and they will provide a version download suitable for our format. Some of them are paid and free, and they are also contacting other websites."

"As for pictures, this is relatively simple. We support mainstream formats and do not need to be converted."

Feng Yu took a look at this super MP3. The appearance retains the usual excellent design. There are not many buttons, but they are all practical. The operation is very simple and can be done with one hand.

With a 2.8-inch screen, it is already very large, and the addition of buttons makes this product look big. But it can still be easily mastered with one hand, so there is no problem.

The keys are very flexible, Feng Yu asked. After testing, it should be no problem after three years of normal use, even for someone who reads e-books and turns pages frequently.

This product still has no external sound and can only use headphones.

Feng Yu played a video and brought headphones to experience. Well, the sound quality is good, take off the earphones and put them to the maximum, there will be no noise.

The picture quality is relatively clear, and the screen resolution Feng Yu is fairly satisfactory.

However, Feng Yu still found a few minor problems. He took off the headphones and threw the Super MP3 on the table with a bang.

Both Xu Lihua and Jiang Wanmeng were taken aback. What's wrong with Chief Feng, not satisfied? I have never seen Chief Feng throw something."Chief Feng, is there any problem with this product?" Xu Lihua cautious and solemn asked.

Feng Yu: "Huh? I just try to see if this product is anti-fall."

Xu Lihua "..."

Jiang Wanmeng "..."

Can you tell us before you try, thinking that something is wrong, it scares people.

"It's OK, it doesn't seem to be damaged. However, there are still some other problems with this product. I will bring them up and see if they can be improved.

Xu Lihua and Jiang Wanmeng immediately sat upright, facing the teacher with the elementary school students, listening to the teachings.

"First of all, this product is the same as the traditional MP3, no external sound. I know that such a big and small thing, coupled with external sound, the sound quality will not be very good. But think about the functions of the mobile phone, which Audio, why can’t you have this? Especially you can now play videos. Sometimes, many people watch the videos together."

"Secondly, you only support MPEG-4 format video. This is not enough. You need to work hard on the system to make it play multiple formats of video. Compatibility is very important."

When watching a video, the most annoying thing is to suddenly tell you that this video format is not supported! "Also, since you have made it this big, you have enlarged the screen and increased the battery power, right? I ask you, what if you have read all the contents and listened to the songs?"

"Renew it~~" Xu Lihua looked at Feng Yu with a surprised look. Is there anything incomprehensible to this?

"Have you never thought about combining this product with other products to form micro-innovation?"

It's micro innovation again, but what product should it be combined with, CD? Or a cassette player?

"Let me give two examples. For example, if this product can be combined with a voice recorder, then it is a super MP3 that can record. If it can be combined with a radio, then as long as there is a signal, there is no new content. enjoy."

"Mobile phones can have photos, so why not have this super MP3? Why can't the photos stored in it be taken by themselves? Otherwise, how many people would save photos in MP3?"

"Also, since the screen is so big, why not try to make a touch screen? Mobile phones can touch screens, laptops can also touch screens, even those electronic dictionaries, learning machines, etc. can have touch screens , Why can't this MP3 have it?"
"If it can be turned into a touch screen, then the buttons can be simplified, the same size of the body, the screen can be made larger. Now that it can play video, the natural screen is bigger to see more clearly. And I saw Now, this picture, the font size of the e-book, etc., are only available in three sizes. Remember the pictures on our touch screen phones? You can zoom in and out with two fingers. Is it more convenient and more advanced? ?"

Hearing Feng Yu said so much, Jiang Wanmeng and Xu Lihua both had hanging one's head dispiritedly. The excellent products they thought they had made had so many areas for improvement.

"By the way, Old Xu, you said that the technology for shooting video clips with digital cameras has matured?"

Chapter 1434: Camera To Take Video

Digital camcorders and digital cameras, a long time ago, digital camcorders can be compatible with the digital camera's 20?? function, but this compatibility is actually a pseudo-photographic technology.

Because the so-called camera function of a digital video camera is actually a video screenshot. This is completely different from serious photography.

But it is undeniable that this feature is still very popular.

However, Feng Yu is not very satisfied with this, because although this function is good, the mobile phone and the digital video camera cannot be combined well, at least temporarily.

A mobile phone can be combined with a digital camera, and it has been successful. Although there is still a gap between the effect and a digital camera, at least this function has been implemented on the mobile phone and has been improving.

As for previous generation/life Feng Yu, I have seen that that kind of digital camera can shoot video clips, and the mobile phone has the same function, which is equivalent to a simplified version of digital video.

This combination will be very welcomed by the market. If digital cameras can take pictures, more people will buy them. If the mobile phone can take video, it will make history again.

Feng Yu mentioned to Xu Lihua a long time ago that this technology can create huge profits for the Corporation.A few months ago, Xu Lihua said that this technology has made a breakthrough, and now the technology is finally mature.

"Chief Feng, please take a look. This is the digital camera prototype we made with the function of shooting video. You see, there is a button here, like left to break, which means to take a picture, and right to break to take a picture. This is not a video screenshot. , The camera function is still very powerful, but the video is not too clear."

Feng Yu experimented, took a few pictures, and then recorded a video in the house. At this time, Feng Yu found the problem.

"You can only shoot this video for one minute?" One minute is too short, right?

"This technology is improving, mainly because the storage space of this machine is not enough, so we have made restrictions. However, the finished product we launched must be unlimited, or only the battery power and storage space can limit the time. "Xu Lihua said quickly.

Feng Yu just nodded, if only shooting for one minute, it feels a little bit disabled.

After connecting the data cable, Feng Yu will upload the videos and photos to the computer.

After clicking on the picture and zooming in and out a few times, Feng Yu is quite satisfied with the clarity. But when watching the video, Feng Yu was a little dissatisfied.

"This does not have an anti-shake function?"
"Uh~~ there are photographers, but not."

"Looking back and think of a way, this one has to be studied. Also, how long can the battery last if you shoot video continuously?"

"About twenty minutes. The memory can be expanded with an expansion card, but the battery can only last so long." Xu Lihua explained.

"Don't worry about this. Taihua battery technology has been improving. The current battery power is much larger than before, and the volume has not increased."

Xu Lihua’s face showed joy: "That’s good, but why didn’t they tell me. For such a person, the memory card of 2G may not be enough, or we will use the more expensive 4G memory card as standard. ."

"This is not important. I think your digital camera is not small, and the screen has become bigger because of the addition of the camera function. But why can't this screen have a touch screen function? In this way, many buttons around can be simplified If it’s gone, this digital camera can be made more compact, right?"

"Chief Feng, we have also thought about this, but with the current touch screen technology, the screen scratches will be very serious. It will not take long for the screen to spend, which can be seen on the touch screen phones we launched before. Changing a screen is very expensive, and most people are reluctant."
"But if you don't change it, the screen is too bloated, you can't see how good or bad you are shooting. This will make consumers feel like they are at a loss, especially if they feel that this feature is flower but no fruit."

Is the screen easy to scratch? Feng Yu has never considered this problem before, but this kind of problem, the previous generation/life is a good solution, that is, filming.

In fact, there are already similar film materials, such as the film on the car window, and the film on the laptop screen.

"The screen is fragile, can't it be possible to stick the film? The display film of the laptop, do you know what is going on? The cost of a small piece of film on the screen of a digital camera or mobile phone should not be very high. The film is used for a period of time, and then Take it off and replace it with a new one?"

The film can be saved more than changing the screen of a mobile phone. Anyone who buys such a touch-screen mobile phone or a touch-screen digital camera should be willing.

The previous generation/life cost less than a dollar for a piece of film, and those who started filming on the street sold for ten or twenty. Although there is money for craftsmanship, does the film really need any fine craftsmanship? Most people can do this as long as they are careful and steady.

At that time, I heard that there were couples who were putting films on the corners of the street, and they could earn tens of thousands a month, much more than office workers."But doesn't the film affect the effect of the touch screen? Or it affects the light transmittance, or the reflection makes the screen hard to see. Besides, there must be glue on the film. If the glue is not good, the screen will be spent. ?" Jiang Wanmeng asked.

The film on the LCD monitor cannot use the touch screen function at all. And adding a layer of film is not as simple as Chief Feng said, right?

"The problems you mentioned are very good, but since the problems can be found, there is a natural solution. The requirements of our film are wear resistance, scratch resistance, good light transmission, non-reflective, and no air bubbles when applied. , There will be no traces after it is removed. Of course, the price cannot be too expensive."

"As for what this material is, you can find it yourself. If you can find a film made of this material, then I'm sure that our touch-screen mobile phones will sell well, and our touch-screen digital cameras will also sell well. , And this will also be applied to those LCD screen protectors."

Boss has this advantage. When you find a problem, you don't have to think about how to solve it. Subordinates do everything they find a way. The real job of Boss is to make decisions!

"By the way, can this technology be applied to our camera phones?"
"It's not possible for the time being. If this is applied to a mobile phone, the mobile phone will become very bulky again. We are working hard to miniaturize and miniaturize it. It is expected that it will take several months."

Feng Yu sighed and was happy. However, it is already good to be able to use it on a digital camera. It takes several months to wait for an application on a mobile phone.

Anyway, this technology, they are also world-leading! So much money was not spent in vain.

Chapter 1435: Elena Comes For A Concert

The technical matters were handed over to others, and Feng Yu was idle again.

Seeing that it was almost 20 to New Year's Day, Feng Yu's mobile phone suddenly received a call from an unfamiliar number.

The phone connected, and a timid voice asked: "Mr. Feng, is that you?"

This voice immediately let Feng Yu know who the other party is: "Elena, miss me?"

There was silence on the other side for a few seconds, and an inaudible voice came: "Yeah."

"Why didn't I call me earlier? Also, I've told you several times, don't call me Mr. Feng, call me Feng, Yu, or Feng Yu." This is Elena calling Feng Yu's first call.

"Feng, I'm afraid it will be inconvenient for you. This is a Global Access number given to me by the Corporation. The previous number will not be used in the future. By the way, I will go to Shanghai to perform in a few days." Elena's voice revealed excitement.

"Oh? Are you going to come to Shanghai to perform? Dance or sing? Mostly singing, right?" Elena has quit the dance troupe. Now performing, singing is more likely.

"Well, it's singing. Corporation contacted me for my concert. Can you come to see my concert?" Elena's voice revealed expectation.Feng Yu was a little surprised, Alina could already have a solo concert, but he had never known before. It seems that there is still little concern for Alina.

"I will definitely go. Then when do you come, I will pick you up at the airport."

After chatting with Elena for a while, Feng Yu also had a smile on his face, but he didn't notice it.

I haven't seen Elena for a while, and the two didn't send emails less. Feng Yu found out that he really missed Elena. Even for Alina's arrival this time, there was some hope.

On the morning Elena came, Feng Yu flew to Shanghai and waited for a while at the airport. An airplane coming from Moscow landed not far away. Feng Yu asked the driver to drive over.

Standing by the car, Feng Yu beckoned to Elena who was looking left and right. Elena ran two steps quickly, then pulled the car door to get in.

Not far behind Elena, a middle-aged woman turned pale with fright immediately shouted in Russian: "Elena, come down, it's not a car arranged by the Corporation! "

Elena put down the car window: "Kuniyeva, this is my friend, who came to pick me up. You can go to the hotel with other people. I will go to the hotel to rehearse for you tomorrow."Kuniyeva, Elena's agent, ran over, and the probe was about to look through the car window. She wants to see who is Alina's friend. If it hadn't been for the Corporation, she would never agree to give Elena a certain degree of freedom.

Elena is usually very well-behaved and never contradicts her. Today, she will go against her will. Which friend has such a magical power?

It's a pity that Elena raised the window before she saw it. The glass of the car window was one-way, and she couldn't see who was inside. After the car drove away, she quickly called the contact person here and asked if she knew a license plate number.

Chapter 1436: Stunning Open Voice

"Hey, you also come to the concert. I heard that now it is one of the hottest female singers in Europe and America."

20 "Me? I have two tickets in the online lottery, otherwise I won't come. What's the point of getting hot, I don't understand bird language."

"But I read the leaflet that she will sing Chinese songs this time."

"Pull it down, you believe it. How many foreigners can understand Chinese? I guess it is the same as when I was studying English when I was in school, using Chinese characters as phonetic notation, but I don't know what it means."

Kuniyeva was not far away, listening to these people who lined up to talk about it, her expression was not very good.

We, Elena, have won so many domestic and international newcomer awards in the past two years, participated in so many music festivals, Awards Ceremony and other activities. On the pop music chart, there are also a few title songs that have been on the list many times. No one knows in China. What is her name?

And our Elena is really able to speak Chinese, which is what you guessed, learn pronunciation, don’t know what it means.

Hmph, we have been preparing for this concert for a long time. As the second stop of our Elena global tour, Elena will surely be popular in China.

I suggested to the Corporation at the time, now Moscow, then go to Europe, then North America, and finally China. But Corporation doesn't know what to think, the second stop will be in China.If the effect is good, China will open two or three more games.

China's CD industry is not as good as Europe and the United States. Nowadays, Chinese people don't listen to Russian songs much. The Russian songs that some people like are all former Soviet Union songs. Can they be the same?

We, Elena, are such a young girl, how can we keep singing that old song?

If it weren't for Elena's insistence, she would never agree, which would affect Elena's career development.

Take a look at the preparations for this concert in China. Tickets were sold a long time in advance, but they were not sold out yet. If it weren’t for a lottery and other methods later, wouldn’t the concert tickets be left?

The first concert was not full. What a blow to Elena's popularity?

Fortunately, the Chinese side of this cooperation is strong. After these two days of publicity, it has allowed more people to pay attention to Elena.

This concert must be successful, and Elena must be popular in China and the world!

But these days, Elena didn't seem to be very attentive. She didn't work hard enough during rehearsal. Every time she finished rehearsing, she turned around and walked on the mysterious boss car.

She asked people in China to help inquire, but she didn't find out. Can't inquire, or don't want to inquire?She called back to the Corporation, and the Corporation actually said that you don't need to worry about it. Why is that?

A rising star, if you don’t work hard enough, it may fall at any time! Where did the hard-working Elena she brought first? When I arrive in China, how do I know how to play?

And is the man sitting in that car? If Elena has a scandal, how much influence should it have on her image?

Elena didn't want to pay attention to these thoughts of Kuniyeva. It's not that she doesn't work hard, but she is really familiar with these songs, and she will sing two Chinese songs at this concert, the Chinese songs that Feng Yu wrote for her personally.

She is mainly practicing these two songs these days. As for the Chinese song that Corporation received for her before, she had already prepared it a few months earlier.

"Feng, do I sing well?" After Elena finished singing, she looked at Feng Yu expectantly, with three words on her face: Praise.

"It's nice, very nice, this is the best I've ever heard." Feng Yu praised sincerely.

These two songs, with Elena's voice, really bring out the best in each other. Feng Yu is sure that these two songs will definitely allow Elena to win a lot of fans in China.

"The song is well written."

What an identity Feng Yu can write for her personally makes her feel extremely happy."The concert will begin in half an hour. Take a break, the concert is very tiring." Feng Yu said affectionately.

"It's okay, it's much easier than when I contacted to dance. After a while you will sit in the first row, looking at me and singing?"

Feng Yu nodded heavily: "It will definitely happen."

Chapter 1437: Push Hands

Elena's concert is over, it can be said to be very successful, the live effect is particularly good. Two guests from the 20th NBA team were invited, one is Vitas, fellow senior of Elena Corporation, and the other is Nan Ge, who is also the first brother of mainland singers.

The voices of all three of them are so bright, and the audience can hear them as if drunk and stupefied. Even if they didn't understand a few Russian and English songs, they enjoyed it very much.

Next, Elena was still in mainland for three days of commercial performances, but Feng Yu was angry when he saw the commercial performance price offered by the other party!

Are all those people blind? Actually give such a low price?

It seems that Elena's reputation in mainland has not risen. If you are a singer from Britain, France or the United States, even a second-tier singer can get a lot of appearance fees. But Russia's, the price is the same as China's second-tier singers.

Feng Yu is very upset. The brokerage Corporation always looks at what to eat, don't you know how to push Elena higher?

Not even a star packaging, it's really bad. You don’t know how to pack, then I’ll be the promoter!

Chapter 1438: The Richest Man Can Compose?

Elena was lying in Feng Yu's arms with a look of dismay.

"Feng, tomorrow I will go to Tokyo 21 to prepare for a concert."

"Why don't I go with you?" Feng Yu asked.

Elena's eyes lit up, and then she shook her head again and said, "No more, it will not affect you. And I have to learn a Japanese song. It's very difficult and I don't have time."

"Well, when will you hold a concert in the United States?"

"In April, there will be one in New York and Los Angeles each." After Elena said, she kept looking at Feng Yu.

"Okay, at that time I went to the U.S. to watch your concert. Remember to leave me the front row ticket."

"Yeah." Elena nodded vigorously with a happy face.

"Feng, my agent knows about you." Elena cautious and solemn said.

"If you know it, it's okay." Kirilenko must have checked it out to be Elena's agent, and Feng Yu is still very relieved.

Elena was relieved, she was afraid that Feng Yu was upset. Yesterday, she missed the conversation by her agent.

The agent was wild with joy at the time. She originally thought that Elena was the richest man in Europe. She thought Elena would become a world-class superstar within three years.But now that the world's richest man is touted, it is even more different. Elena can become a superstar in the world within one year.

However, mere singing will limit Elena's development. If Elena can participate in one or two big-cost, big-director movies, it will undoubtedly make Elena more popular, or even longer.

However, Elena directly refused. She found that the actresses all need to act in emotional scenes, kiss scenes or even sex scenes. Elena clearly stated that she would not do it.

She is afraid that Feng Yu is unhappy, so she would rather not be so red, or not so fast, and she would never lose Feng Yu's love.

Kuniyeva was really hate iron for not becoming steel. Ah, such a good opportunity, can you just ask Mr. Feng? Couldn't Mr. Feng just talk about the kissing scene?

You just gave up such a good opportunity because of a possible unhappy?

But Elena's stubbornness also made Kuniyah helpless. If it wasn't that she didn't have Mr. Feng's phone number, she would like to call Mr. Feng to help Elena again.

"Elena, I think you also made a lot of songs, why didn't you shoot a music video?" This is obviously more profitable, doesn't Elena's Corporation know?It can also increase Elena's exposure rate and let more people know Elena. The person who brokers the Corporation doesn't understand this?

"Many songs require the cooperation of male actors. I don't like it."

Feng Yu smiled: "Ordinary music videos don't have too much footage. At most, they are like a friend's handle. I don't mind these."

Unspoken implication, more than holding hands, then mind.

From this point of view, Feng Yu is also very careful, or that many men are so careful, which is why many actresses are not easy to marry, even if she has a good reputation.

Watching his wife cuddling, even kissing, or taking more excessive shots with others in front of the screen, most men can't stand it. Of course, some people don't mind, and some people are even very excited. These... let's not talk about it.

"Well, then I'll go back and talk to Kuniyeva, shooting a few music videos, it should be very fast."

Corporation has been prepared for a long time, as long as Elena agrees to shoot, the script director is ready for everything, can it be unhappy.

"By the way, since you are going to Europe and the United States for a concert, have you prepared new English songs?"

"New songs? No, they were all released six months ago."
"Well, I will write two English songs for you later, and you will let the Corporation arrange them for you." Feng Yu thought for a while. Elena's voice seems to be good for singing Swift songs.

For example, "WhiteHorse", "LoveStory", "YouBelongWithMe", etc., are all classic songs. Every capital resounds in the country music charts of the United States, and even Grammys.

As for Lei Di quack, forget it, that song requires a thicker voice.

Feng Yu wants to write her a song again, which makes Elena extremely happy, and only she can let Feng Yu write a song.

"You don't have to be so troublesome. Corporation has a special collection of songs."

"The songs they wrote may not be suitable for you."

"Yeah." Elena said no more, the inner heart only had infinite joy.

Chapter 1439: Go For A Loan

"Hey, Lao Zhang, why do you call me when you have time? Is it particularly boring to go to work and want to talk to me? 21??" Feng Yu said relaxedly into the phone, while his right hand was still shaking the mouse to open the mirror. Shoot, headshot!

Zhang Ruiqiang "...I am looking for you on business too! "

"Official business? Oh, yes, I'm still some kind of consultant, right? Let's say, leadership, what's the explanation?" It just so happened that today's game is not interesting, the online people are either too strong, Feng Yu is not an opponent at all, or too Cai, who was not Feng Yu's opponent at all, did not meet an evenly matched one.

"I ask you, a while ago, the committee under the Ministry sued Microsoft for the monopoly and imposed a hefty fine on it. Did you spurn it?

Just when Feng Yu was killed, he released the mouse and changed the phone to his right hand. He picked up the teacup with his left hand and poured two mouthfuls of Force, and he let out a refreshing ha.

"What's wrong, this is a good thing. I asked Wilson two days ago and he said he was going to win? Fine, you make money, what else is unsatisfactory?"

"It's not dissatisfactory, but I found that the fine is very high. More than 2 billion RMB, you really dare to ask for it! "
"Is this too much? In the United States, Microsoft paid billions of dollars, and in Europe, there are 500 million euros. Japan and South Korea are not low in fines, and Russia is also claiming a large amount. We in China, how can we not ask for more a little?"

"Old Zhang, your mentality of treating your enemy as a friend is very undesirable! "

Zhang Ruiqiang was furious: "Who treats the enemy as a friend! How good Microsoft sells in Europe and the United States, the price itself is low here, and the sales are not particularly good, can this confuse one thing with another?"

"So, I asked Wilson to pay attention to the fines not to be too much, so that Microsoft could not bear it. This is less than 300 million U.S. dollars, a lot? Our market is much larger than that of the United States. Zhang, you didn't come to Microsoft and say Guest?"

"Lao Zhang, if you are true, then tell Wilson directly, he must try to punish Microsoft less, it's okay, I can understand."

Zhang Ruiqiang is angry: "What do you understand, who is a lobbyist for Microsoft. Although Microsoft has invested a lot in China, but the investment has already landed, what else do you want? I mean, your fine is so high. It's ugly to be fined two to three billion RMB! "
"Hey, I thought what was going on. Don't worry, Wilson told me that we had the upper hand in the first two court sessions. Isn't this going to be another court session soon? Almost the sentence can be pronounced. The guaranteed penalty amount, too It costs 1.5 billion RMB!"

"Can there be so many?"

"Definitely, Wilson is the world's top barrister. He used to be the British Royal Queen's Counsel, who helped the British royal family in a lawsuit. Could it be worse?" Feng Yu said exaggeratedly.

"1.5 billion, well, it should be almost enough."

"What's almost enough? Lao Zhang, it's not that the fine hasn't been received yet, so you can figure out how to spend it?" Feng Yu opened his mouth wide. The official Yin Eat Muliang knows, but his consumption concept is too advanced. Right?

"I just came up here, and the department doesn’t have a lot of funds. There are a lot of places to do some projects, all of which need money. I will report to leadership, fine Microsoft’s money, and hand it over to the department. Don’t look at a lot of 1.5 billion. But after dividing, there won’t be much."

Zhang Ruiqiang is also embarrassed. Many people in his position are indeed jealous. Leadership also says he is capable and trust him. But The cleverest housewife cannot cook without rice, no matter how powerful you are, you must have money.

He has read a lot of the following reports, and they are all very good. They have ideas and are very likely to be realized, but the only problem is that they have no money!Next, I want the ministry to pay for it, but the ministry doesn’t have that much money. Didn’t the ministry ask the National Yuan to approve the money? The country has made another big move this year, and funding is also very tight. Besides, the overseas investment corporation under the ministry still makes money.

However, Feng Yu told him that in the past two or three years, whether it is buying gold or buying blue-chip stocks in New York, it is guaranteed to make money easily.

Zhang Ruiqiang was reluctant to transfer back the money invested in the Corporation, so he wanted to use the fine to do something. He has just taken office and urgently needs some political achievements to prove himself.

"In fact, have you ever thought that since the money is destined to be insufficient, it is better to give it to some people and not to give it to others, so that you can concentrate the funds and develop some projects." Feng Yu suggested.

"That's what I planned. The money will be used for three to five projects. Otherwise, if every project is invested, no one will be able to use it. In the end, the money will be spent, and then Nothing was done."

Zhang Ruiqiang said in his heart, do you still use you to teach me? I know better than you what the following people do."If you do a few projects well, then the money may not be enough. Why, is the income from investing in the Corporation not good?" Feng Yu was surprised, even if he kept investing in prime stock(s), he should still make a profit. It's full. Even if you invested in stocks before, now with the stockmarket's recovery, you should make money.

Although the stockmarket has not risen much, the capital base of investing in Corporation is large, and it must be able to make a lot of money.

Zhang Ruiqiang explained to Feng Yu that he didn't want to use the funds there for the time being, but wanted to continue to make money so that the department had more funds and could build more projects.

Mainly the following units, many of them first ask for money and then prepare nothing. After getting the money, the project may not be launched in the next year, so Zhang Ruiqiang wanted to stop funding, and let the following start with the money, half of it, and the lack of money, the ministry will replenish it.

"Hi, that's it, loans."

Zhang Ruiqiang was stunned: "What are you talking about, loan? You let the ministry take a loan?! "

"What's so strange? When you were in the Government, you didn't see the Government loan?" Feng Yu said heartily. Maybe in a few years, you can still see the Government going bankrupt.

"Can the city be the same as the ministry? One is the place and the other is the country! " Zhang Ruiqiang was a little speechless, Feng Yu, where are all these novel ideas."The ministry can't make loans. Can your subordinate Investment Corporation take out loans? They make loans first, and then you don't have more funds to use? And they don't need to worry about whether they invest in stockmarket or futures market funds. It's normal. Management, just look at making money every month."

Feng Yu sighed, what a brainstorm.

Looking at the private sector, there are too many people financing and playing finance. Some suddenly get rich, and of course some pay for blood in the urine. Everyone knows that they use bank money to make money for themselves, why can't you?

Zhang Ruiqiang's eyes are bright, yes, the Corporation below can take out loans. Company loans, there is no problem. As a superior unit, it is also in line with the practice to draw out funds.

How could he not think of such a simple method before?

If it wasn't for Feng Yu's encouragement, even if a subordinate thought of this way to tell him, would he agree? Will you agree?

Chapter 1440: Old Zhang Liwei

After hanging up the phone, Zhang Ruiqiang immediately called the chairmen of several companies under him, telling them that the 21st Department will provide local project support after the New Year and they need a sum of money.

When these Chairmen were vying to be loyal to the newly appointed leadership table, saying how profitable the Company they manage and how much profit they can turn in, Zhang Ruiqiang said, let them keep the profit and continue to invest.

However, if they have to submit a loan of RMB 200 million from each Company, the ministry needs to use it.

These company leadership are all blocked, what do you mean, we hand in the profit, you say no, let us continue to invest. Then let us hand in the loan, what a thing!

"In the past two years, your investments have made a lot of money for the Company. But you can't be complacent, especially you can't issue year-end awards in violation of regulations. The country is still developing, and there are too many places to spend money. You must understand everything. save."

"Mr. Zhang, comrades have worked hard for a year, and the Company has also made a lot of money. Isn't it okay to issue more year-end bonuses?" Someone retorted.

Zhang Ruiqiang glared at the person who opened his mouth: "Send more? This is what you said? An additional 18 months of salary at the end of the year. What are you doing! Openly distribute the collective property to your pockets ?"Zhang Ruiqiang absolutely agrees if it is an additional one to three months of salary at the end of the year. After a hard year, give out a little more money, everyone will have a fat year. But there is a big problem with the 18-month salary at the end of the year!

Especially those who pay 18 months of salary are still leadership. Leadership itself has higher salaries than workers, and year-end bonuses are even larger than workers’ first year. How can this work!

Are those people who sit in the office/bureau and drink tea every day, are it more difficult than those who stare at the market every day?

If the investment decision is made by them, it is understandable that they will make more money. However, the investment decision was made by the former leadership after listening to Feng Yu's suggestions.

Among those leadership, many people don’t understand finance at all, so why do you get so much?

Zhang Ruiqiang called them over today, one is to tell them how to deal with the profit this year, and how much money the ministry needs from them. The other is to beat these people, don't be too unscrupulous!

"Bu, can't you say that? Our profit this year is much higher than last year. Besides, comrades are also very hard. Although we seem to have paid more bonuses, it is nothing compared to other companies. As for the Lenovo Group, the cleaning staff has paid six additional months of salary. Their executives have also awarded a lot of stocks, which is several times more than a year’s salary."
"That's, Zhang Bu, you don't understand the situation. Our Company is different from the Government agency, and we don't have such good benefits. Our Company employees are required to pay social insurance and pay taxes."

"Zhang Bu, although we post a lot, we make a lot of money. If comrades work hard for a year and make so much money, the bonus will be paid out a little bit, so who is still working?"

A few of the Chairmen of the Company, you say, I say, unspoken implication, that Zhang Ruiqiang does not understand Company.

They have worked in the ministry longer, and even each age is older than Zhang Ruiqiang. They rely on their seniority and don't take Zhang Ruiqiang's leadership too seriously. Especially Zhang Ruiqiang is to move the interests of all of them. They believe that they will definitely get the support of the people below.

Zhang Ruiqiang didn't speak, but looked at these people coldly. At first they kept talking, but slowly they didn't dare to say anything.

Zhang Ruiqiang is a leadership after all. If they don't put Zhang Ruiqiang too much in their eyes, then one of them is likely to be used to Liwei.

Zhang Ruiqiang may not be able to clean up all of them at once, but it is not difficult to clean up one person."Say, why don't you say it? Don't you think that you have done a lot? You think you did it at Company? Then do you know that I also served as the Chairman and General Manager of the Great Northern Granary Group before?"

"One by one, you have made more credit for what you said. Then I ask you, what did you invest in last year? Gold, U.S. stocks, Hong Kong stocks, and more?"

"Are these investments made by you? It was Feng Yu and Leadership's suggestion, and then Leadership told you. What happened before? How much money did you make before investing?"

"The Company has made more and more money in the past two years, and you are really embarrassed to put money on your own cheeks! When I was in Longjiang, our province’s investment Corporation made more money than you! "

"Compared with the Lenovo Group, what kind of Company is the other person? What kind of Company do you manage? Do you have leadership official/manager? Have you allocated a car? What is the monthly reimbursement limit? Why not compare with Lenovo Group?"

"Others resign from Lenovo, and some of them are Company rushing to ask for it. After you resign, try to see how many people give you the current treatment? You have a lot of salary, and you have to pay so many bonuses. What about those grassroots comrades Why is their bonus only three months?"
"I tell you, the year-end bonus, leadership official/manager is not allowed to exceed the three-month salary standard, and the comrades at the grass-roots level can individually be relaxed to six months. These year-end bonus distribution plans will be taken back and redone. Dare to distribute according to the current plan, one of you counts one, and all of them are dismissed! "

They were very unconvinced by what Zhang Ruiqiang said. They all thought they did a good job, and let Zhang Ruiqiang say that as if they had done nothing.

"Zhang Bu, we have no credit, but also hard work."

"Hard work? If any of you think that you are working hard, then I allow you to resign! Be in your place and seek your own government. No credit, all dereliction of duty! "

Zhang Ruiqiang's words became more and more intense, and these people dare not say anything.

They couldn't figure it out, what happened to Zhang Bu, and suddenly he took them for surgery?

"Do you think that without you, these companies would be unmanaged? Tell you, Feng Yu has been invited by me to be a special consultant in our department. If others just use their mouths, the people below can do things. Okay, you earn more than you, believe it or not?"

These people looked at each other, and they all saw surprise and confusion from each other's expression. Feng Yu was invited as a consultant?They all know that it was interesting before. They merged several of their companies and handed them over to Feng Yu to manage them. They could even follow the example of private companies and give Feng Yu stock rewards, but Feng Yu ultimately rejected them.

Unexpectedly, Zhang Bu was so capable and could invite Feng Yu to be a consultant.

No matter how idle their jobs are, I'm afraid they won't be far from being replaced.

"Looking back and think about it, how the work should be done! Also, a year ago, I got the loan, every company 200 million, go out."

Chapter 1441: Microsoft Lost The Lawsuit

When Lao Zhang was angry, Feng Yu was calling Wilson to ask about the lawsuit against Microsoft. What can be done in 21??

At this time, a blow to Microsoft can also make Lenovo Kingsoft less trouble.

Microsoft suddenly cut the price of XP system some time ago, thinking that it could affect the sales of XOS system, but Lenovo Kingsoft's announcement destroyed Microsoft's tricks.

Lenovo Kingsoft claims that the XOS system will guarantee system update maintenance for at least five years.

And what this means, and who it is aimed at, everyone will understand at a glance.

Think about Microsoft, two or three years of generation systems. When 2000 appeared, 95 stopped updating and maintaining, and when XP appeared, 2000 stopped updating and maintaining.

Doesn't Microsoft claim that it will launch VISTA soon? Doesn't it mean that the XP system is about to stop updating and maintaining?

In other words, although they spent a small amount of money to buy a genuine XP system, it would not take a year at all, and no one would fix the loopholes. How to ensure system security? How to solve various problems?

The result is that although the price of Microsoft's XP system has been reduced, and the price reduction is very large, it is a pity that not many people buy it. Because no one from Microsoft officially came forward to say how long the XP system will continue to be maintained, which seems to be the default after the appearance of VISTA, the XP system will stop updating.Who will buy a system that can only be used for a few months? Doesn't VISTA mean that it is very different from XP? So not only did the price cuts of XP not increase sales, but it sold worse.

In addition, the Lenovo Group no longer pre-installs Microsoft systems, and many manufacturers have signed agreements with Lenovo Kingsoft. Cheaper systems can reduce the price of their products and increase their competitiveness. Of course they will not Repel.

What's more, Lenovo Kingsoft has also paid some price for this, such as the price of the system, but also part of the profit to these PC manufacturers, so now many manufacturers have computers with pre-installed XOS systems.

Bill Gates was furious at the Board of Directors and scolded everyone in charge of product sales and development. Order the new products to speed up the progress and bring them to the market as soon as possible. At the same time, they should contact those PC manufacturers to restrict the sales of models with pre-installed XOS system. Microsoft's VISTA system will definitely give them even greater surprises.

In fact, those manufacturers have long been fed up with Microsoft's dominance, and they hope that a system vendor can stand up and challenge Microsoft. How much money they make with a PC, and how much money Microsoft makes with a system.

Calculated in terms of profit margins, Microsoft is the most profitable when selling a computer. How can this balance the minds of PC manufacturers?What's more, the conditions given by Lenovo Kingsoft have increased their profits. How could they not support it? In the business field, there are no eternal friends, only eternal interests, not to mention that they and Microsoft have never been friends!

Especially as everyone knows, after the XP system will soon stop being updated and maintained, the sales of PCs with the XP system pre-installed have deteriorated, and those PC manufacturers have also quite criticized this.

They now in turn ask Microsoft to announce that they will continue to maintain XP for at least three years, so that it is in their interests. Unfortunately, Microsoft did not agree.

But compared to the situation of poor system sales, Microsoft cares more about the fact that they are being sued for monopoly in the world. They don't want to lose the power of this bundling model, which will make their software lose the most competitive method/trick.

Of course, it would be even better if it could not be fined. Many countries now don't think there is anything wrong with this kind of bundling. Most of what they bundle is free software.

Especially since the office software of Lenovo Kingsoft has been sold globally, they must not lose this advantage, otherwise they will have to lower their prices and reduce their profits.They never thought that even China would accuse them of Microsoft's monopoly, and they also inquired that after the passage of China's anti-monopoly law, the first person to be sued was their Microsoft. This was clearly a deliberate target!

In the first two sessions, their lawyers tried their best to distinguish, but the effect was a tiny bit.

The legal system of China is fundamentally different from the common law system. In China, it is stipulated by the law, and the judgments are in accordance with the law. The various clauses are very detailed, mainly based on the judgment of the chief judge.

In Europe and the United States, the judgments are more rough, and the judgments are mostly in accordance with past practices, and the jury's votes are the main ones. And their media public can influence the judgment.

In the Chinese legal system, although the media and the public have an influence, it affects the severity of the sentence at most, not whether it is guilty or breaking the law.

Therefore, Microsoft is now firmly established and will be ruled illegal and will be punished. As for the amount of fines, because the amount is too high, China's draft anti-monopoly law only stipulates a downline, which is 5 million RMB.

What they are now fighting over is the amount of fines. From the current situation, Microsoft is very disadvantaged.The attorney representing China is Wilson who has been serving Feng Yu. He also took advantage of the gaps in the law and demanded that the ruling be made in accordance with the amount of the British and American sides, so he proposed a high fine.

What makes Microsoft angry is that China is obviously partial, but most people think that the fine is reasonable. And Wilson went on the sidelines again, saying that Microsoft treats the market differently, which makes Bill Gates even more want to curse!

We treat it differently? Our previous product sales in China were the lowest prices in the world! Why don't you say this kind of discrimination? Now our prices have risen, shouldn't this be? Your China's GDP is already the world's top.

We just don't want to treat the market differently now that we have caused such a situation. We are not wronged!

Today, it was the third time that the court was held, and the two sides started a verbal battle again over the amount of fines.

Wilson was aggressive and set up linguistic traps, which made Microsoft's lawyers tired of dealing with it.

The representatives of Microsoft looked more and more ugly. They found that things were going in the worst direction. They were regarded as typical by the China Government, killing the chicken to warn the monkey, they were the chicken!Although Microsoft's lawyers kept defending, they still did not help. The court ruled in court that Microsoft was convicted of monopoly and was fined more than RMB 1,836 million and must disclose the source code of some products. This number has created a new record of fines imposed by the China Government, and it will not be broken for many years!

When coming out of the court, a group of Chinese and foreign reporters gathered around. Many people did not expect China's strong performance. He directly refused the settlement out of court, and made the final judgment in three sessions. Order Microsoft to pay the fine within a limited time, otherwise it will block Microsoft's Corporation account in China!

Regarding the issue of monopoly, Microsoft once again lost the case!

Chapter 1442: Kameda Resigns

Of course, Microsoft refused to accept it and said it would continue to appeal, but everyone knew that the outcome of the appeal would not change. For this type of violation that has been determined, the appeal may be made again because of the time issue, but more fines may be imposed.

The Government sued the Company, and the Government still has reasons. How could it lose? Although China also said that the power between the Government and the court is separate, but if it really has no effect, who believes it.

The next time the court is held, the final hearing will be done.

After Microsoft lost the case in China, it also lost in Eastern Europe. Then South Korea and Japan started to work hard. It seems that everyone is now targeting Microsoft.

At this time, XOS sales are like wildfire. After the Lenovo Group announced that it would no longer pre-install Microsoft systems, two more PC manufacturers announced that the new products no longer pre-install Microsoft systems, which made Microsoft add hail to snow.

The most deadly cut is that the software company announced that it supports XOS and launched a series of application software, and most of these applications do not support Microsoft's XP.

The sales of various new software products of SoftBank are getting better and better. Their strength is very strong.

It's just that they still have a lot of dissatisfaction. For example, Kanda board member/director promised to let soft bank products or soft bank board member/director products enter the Chinese market in large quantities, but in fact, they did not do so.Instead, the products under the Wind & Rain Holding Company have entered the Japanese market in large quantities through the channels of SoftBank and SoftBank board member/director.

For example, if it weren't for the software bank to publicly declare that it supports the XOS system, the XOS system will definitely not be promoted so quickly. In the IT industry, there is no such thing as a soft bank without investment.

"Kanda board member/director, how is the connection between my clothing brand and Taihua Supermarket Group?" asked a board member/director of SoftBank.

"It's not easy, Taihua Supermarket Group, after all, is not owned by Wind & Rain Holding Company, my influence is limited. Last time I helped SoftBank made a lot of money, Zong Qingxian had a lot of opinions on me." Kameido Masao began to look for Excuses.

"I shouldn't? Wahaha's products can now fully enter our Japan market. I have introduced the sales channels here."

"Wahaha is Wahaha, and does not represent Taihua Supermarket Group."

"Kanda board member/director, what about the merger between Yahoo and other portal websites in China? Didn't you say that you can exchange shares in Baidu Corporation?" asked Saburo Murata, the CEO of Yahoo Japan and a board member/director of SoftBank.

"Baidu Corporation is the Li Yanhong who has the final say, and he ignores me."

"Can't you cooperate with Google Corporation?"
"The two founders of Google have a lot of opinions on Yahoo. They wanted to sell it to Yahoo, but they were rejected by Yahoo. If you do this for you, will you go back?" Kameido Masao Yahoo looks wrong.

"Then our anti-virus software Corporation enters the Chinese market, isn't this also good? We are the world's largest company protection expert."

"I introduced this, but they said that the last time our company in Japan was attacked by hackers in the United States, it proved that we are not the most powerful and have fatal loopholes. So they have to think again, this is also human nature. ? There is an old saying in China that you need to harden yourself when you strike iron."

"Kanda board member/director, you always shirk, don't you want to help us?" Murata Saburo said angrily.

"What is this? If I don't want to help you, why would I still sit here and talk to you?"

"But you just moved your lips and never really did anything! " Kang Fu board member/director added.

Bang!

Kameido Masao slammed the table: "Are you accusing me? If you can do it, come here. How many times have I said this. Don't be anxious, don't be anxious, don't you understand, right?"Kameido Masao burst out suddenly, and they didn't even expect it. Then they are also angry. You didn't do anything. We did so much for you. Are you still taking pictures of the table?

They also started to slap the table and shout, Kameido Masao couldn't do anything to them anyway.

After arguing and arguing, Kameido Masao suddenly angered: "Do you think I took advantage of the soft bank? Okay, then I resign. From now on, I am no longer a board member/director of soft bank! "

"Hmph, leaving SoftBank, it seems like Kameido Masao can't make any money anymore. I'm still the president of Wind & Rain Holding Company! "

"Kameido Masao, think about it clearly. Last month, the CEO of Wind & Rain Holding Company was replaced by the Ralph from the United States. It shows that Feng Yu doesn't trust you completely. He has found someone to check and balance you." Murata Saburo sneered. Tao.

Kameido Masao said in his heart, that's what I suggested to Boss to do this. Boss has too many properties, I can't do it alone. Anyway, although I no longer serve as the CEO, I have not made much less, and it has made the Boss trust me more.

In addition, you can be closer to home and closer to the boss, and you people don't even know the situation.Of course, I can’t say what I think in my mind. Kameido Masao immediately sprayed Murata Saburo: “If I hadn’t served as the board member/director of SoftBank, would I be taken as the CEO? You know the CEO of Wind & Rain Holding Company What is the annual salary? Did you know that many companies under Wind & Rain Holding Company are going to be listed?"

"I'm still the president of Wind & Rain Holding Company, but in your soft business, I can only be an ordinary board member/director. How much power do you give me? You think this soft business is very good, but I don't think so. "

Yasuo said loudly at this time: "Okay, you resign, it just so happens that we can divide some more money."

Kameido Masao turned around and left without saying a word. He found a suitable excuse to resign, and will not make the soft bank have too much reaction, such as the XOS system for Lenovo Kingsoft.

Anyway, last year's salary, he got it yesterday. Instead of stocks, he wanted cash instead. Since many of his investments in China by SoftBank have benefited from Microsoft's expansion, Kameido Masao's salary this time is also very high.

Originally, Kameido Masao just came to fish and left. By the way, he helped Wind & Rain Holding Company and Taihua Holding's many products enter the Japanese market, and helped Lenovo Kingsoft's system to promote.Now he has done very well and Feng Yu is very satisfied. Although he no longer serves as the CEO of Wind & Rain Holding Company, Feng Yu gave him a salary increase for the president and allowed him to use a sum of money to buy some shares of Wind & Rain Holding Company, which was regarded as a reward.

Without Sun Zhengyi's knowledge, the next day, Kameido Masao announced in front of the Japanese media in a high-profile manner that he had submitted his resignation to the SoftBank and will no longer serve as the SoftBank's board member/director.

The reason is that it is different from other board member/director's work philosophy and cannot cooperate at all! He brought the biggest profit of SoftBank last year, and those board members/directors still accused him of inadequate work. He believes SoftBank will go downhill under the management of these people. He is not interested in continuing to do so. Corporation work.

After these remarks were made, the stock prices of many listed companies under SoftBank have fallen sharply!

Chapter 1443: Words Exceede 5100

The soft bank didn't even notice that Kameido Masao was a board member/director, and it was a conspiracy from beginning to end. It seems that the 22nd line of business has gained a lot of benefits, but the benefits are paid by Microsoft.

And Wind & Rain Holding Company and Taihua Holdings, with the help of SoftBank, many products have entered the Japan market and even other countries.

As for the China market, after selling those software companies in China, SoftBank’s business volume in China has shrunk further.

Although Sun Zhengyi became angry on the board of directors, it didn't help. He only thought that Kameido Masao was out of anger and left, but he didn't know that Kameido Masao was just taking advantage of the problem, and he planned to leave.

When the external stability finally stabilized, trouble again appeared on China's side, and the trouble came from Lenovo Group.

"Lao Liu, what's the situation?" Feng Yu lifted his legs. There is no serious negative comment about the Lenovo Group on the Internet.

Liu Chuanzhi took two puffs of cigarettes and pressed out the cigarette butts in the ashtray: "Yuanqing, you can talk about it."

Yang Yuanqing nodded and introduced: "Chief Feng, Mr. Zong, the netbook we listed some time ago has good public praise, and sales are also very good, and it has driven the market development of this low-priced laptop."
"It can be said that almost all PC manufacturers have taken a fancy to this market and plan to or are studying low-priced netbooks. This includes some domestic manufacturers."

"And I went to meet the leadership of the Academy of Sciences with Mr. Liu this morning, and they said that they wanted us to help domestic PC brands, saying it meant the top.

Zong Qingxian frowned and asked, "Shenzhou opened the upper joints?"

Yang Yuanqing shook his head: "It's not Shenzhou. Although Shenzhou is also a joint venture company, the private company is the controlling party. I'm talking about two state-owned enterprises, or school enterprises. One is Fang Zheng from Beijing University, and the other is from Huaqing University. Copper square."

"It's them? That's an explanation."

Zong Qingxian is also a little worried, these two are also more famous IT Companies in China. And because of the support of two universities, there is no shortage of talent reserves.

There are not only teachers and professors from colleges and universities, but also many doctoral students, graduate students, and even undergraduates. Many of China’s top executives graduated from these two schools and have deep feelings.

Zong Qingxian suddenly asked: "Chief Feng, I remember that you donated money to Beijing University. Why didn't you take a stake in Fang Zheng?"If Taihua Holding Group becomes a shareholder of Fangzheng, then everything will be easier to solve. It is enough to directly merge Fangzheng's PC business into the Lenovo Group, which can also be considered as an increase in the strength of the Lenovo Group.

Feng Yu curled his lips: “I don’t don’t make money for Huaqing University. It’s not necessarily related to not becoming a shareholder in a school or enterprise. It’s all in our own country’s industry, and the people who make money are our own people. Click it."

If there were foreign investors who wanted to buy shares in these two school enterprises, Feng Yu would definitely buy shares. Isn't it because there is no foreign capital? Why does Feng Yu want to buy shares in these two schools?

At that time, let others say that Feng Yu donated money while eating away at the school's Company.

"What do you mean, Chief Feng, do you mean that we should help those two schools and enterprises? But to help them make netbooks is to compete with us in the market." Yang Yuanqing objected.

Feng Yu pointed to the coffee table in front of them: "Our China market is so big. Now we account for more than half. Other Japanese products, European and American products, Taiwan products, and South Korean products divide the remaining market."

"We are now opening up a blank market, and products from other regions will soon come to compete with us. Do you think we can completely occupy this market?"
"Since we can't occupy 100%, it is destined to be divided. It is better to support our company in our country and let them make this money, thereby squeezing out other competitors."

"At least they are their own people, and they can also create an illusion for other competitors that there are already many netbooks in the Chinese market, and they will only have leftovers when they come in."

"Chief Feng, what do you mean is that we help Tong Fang and Fang Zheng, give them technical support, and then let them start a healthy competition with us, so as to exclude other competitors from entering the market?" Yang Yuanqing asked carefully.

"Is there anything wrong with this? They are far inferior to us in terms of technology and cost, and will not be our opponents. But it is undeniable that they may make breakthrough products. If they do make it more cost-effective Netbooks, what about this market?"

Although the sales of netbooks are not bad, the profits are relatively low. After Lenovo Group develops ultra-thin notebooks, the market can still grab it back.

In any case, this market is in the hands of China Company, which is enough. Feng Yu doesn't want foreign companies to occupy it, nor does it want Taiwan's Company to occupy it."Then do we have to charge a certain amount of patent licensing fees? Or should we simply buy shares and bring them into our camp?" Liu Chuanzhi thought for a while.

If the Lenovo Group wants to take a stake in these two companies, it is not too difficult. If you want to benefit from the Lenovo Group, how can you do nothing?

Liu Chuanzhi once thought about making these two companies a subsidiary company of the Lenovo Group, focusing on product development and enriching the product line of the Lenovo Group.

What electronic dictionaries the two companies research, such as repeater, voice recorder, MP3, U disk, etc., are still very good. Although many of these are developed under the patent license of Wind & Rain Electronics.

But it is precisely because of this that Liu Chuanzhi has not acquired these two companies because the product lines overlap and overlap with the product lines of Wind & Rain Electronics and Aihua Electronics.

Feng Yu waved his hand: "If they are willing to let us buy shares, then they can buy shares. If they don't want to, there is no need to force them to authorize patents and charge reasonable fees. As our Lenovo Group, the main direction in the future is to continuously improve cost performance. Although this netbook is good, it won't last a few years."This cheap laptop is pretty good now, but before Feng Yu was reborn, not many people bought it. At that time, if it was for the Internet, everyone else bought tablets, which were more compact, portable and not bad.

"Okay, then we will respond to the above call and start helping the national ITCompany." Liu Chuanzhi made a decision.

Of course, this assistance is also limited. It is impossible for the two companies to surpass the Lenovo Group. Lenovo Group is Liu Chuanzhi's dream and a representative of China ITCompany!

Feng Yu has a smile at the corner of his mouth. It would be even better if it made those other PC manufacturers focus on this. When the ultra-thin is released, they will suffer once, and the tablet will appear, and this market will shrink rapidly!

At that time, Lenovo became the world's PCBoss, and it was firmly established.

Chapter 1444: It's Big Business

"Boss, it's done, all the desired technology has been purchased."

"Very well, you can contact 22Old Zong and tell him to send someone to choose a location to build the factory."

Ten minutes later, Feng Yu was running on the treadmill, and the phone on the desk rang the familiar melody of Wind & Rain.

"Old Zong, did Kanda call you?" Feng Yu was walking in the room while wiping his sweat. You can't just sit down and rest after running.

"Chief Feng, Kameido Masao told me just now that they have acquired a waste disposal company in Japan and want to sell it to Taihua Holding Group, so that we can build a factory in China?" Zong Qingxian's tone was incredible.

"Yes."

"Chief Feng, is this your idea?" Zong Qingxian confirmed again.

"Yes, what's the matter?"

"Chief Feng, Taihua Holding Group, when did the investment revenue start to break down?"

Cough cough cough~~~

Feng Yu almost didn't choke to death with his own saliva. What is a broken investment income? That is called waste recycling! "Old Zong, what we invest in is not scrapped, but electronic waste recycling and processing Corporation! It is to recycle and decompose scrapped and obsolete materials such as discarded electrical appliances and electronic equipment to refine useful products. These are. The products are mainly minerals, such as copper, gold, lead, iron, tin, etc., and the separated plastics can also be dissolved and reused, and can be incinerated for the last time."

"Let me tell you that the minerals extracted from electronic waste are much cheaper than mining from natural deposits, and the precious metals are more than ten times, or even dozens of times, that of natural mineral deposits. The profit is absolutely not Low. The harvest in your eyes is ragged, but big business."

"Otherwise, do you think that developed countries such as the United States, Japan, France, and Germany are actively recycling these things? Don't you know how many such wastes are shipped from us by Japan each year? If you don't make money, you really should Are they philanthropists here to help us?"

When Japanese merchants transported these e-wastes from China, not only did they not have to spend a penny, but China reimbursed them for the round-trip travel expenses, and also gave them some hard expenses. After all, did they help dispose of the "trash"!These electronic wastes contain a variety of toxic minerals. If they are buried in situ, they will pollute the water and soil environment, and the incineration cannot avoid pollution. It can be said that China rarely studied this aspect of waste disposal at the time. Some people were willing to take it away, and the local Government was very happy.

What's more, the local area only paid a little "travel expenses" and hard work.

However, some people later discovered that something was wrong. When the relationship between China and Japan was tense, the Japanese people did not hate the Chinese people, so "selflessly" helped the Chinese people? Did you even help with the garbage?

Later, some companies discovered that certain rare precious metals could be extracted from the China slag processed by Japan, and they discovered the conspiracy of the Japanese.

Then these slags were not handled with the "kindness" of the Japanese people. They found a way to refine them. The things extracted from the slag were even more precious than the metals they originally extracted. They originally lost the watermelon and picked sesame seeds!

And through this incident, some companies have also discovered that since this slag is a good thing, this electronic waste must also be a good thing, otherwise, how can the Japanese help you deal with it?

Is Japan a garbage dump? Are all Japanese philanthropists?

Nonsense!Think about the shrewdness of Japanese people. Some people have begun to pay attention to and study the separation technology of minerals in these e-waste. Among them, South Guangdong Province is the best developed, and it was originally invested by Hong Kong merchants.

Later, it gradually became China's e-waste processing center, and a large amount of e-waste was transported there for processing every year.

However, the technology on China is too crude, especially for pollution control.

Because it is a new industry, and the industry just emerged at that time, the standards in all aspects are much looser than international standards, which also represents the pollution of the electronic waste treatment plant in China is very serious.

"Chief Feng, I also know what you said. There are many such factories in South Guangdong Province. There is also a city that can be called such factories everywhere. But how serious is the pollution? You should also be aware that there are too many skin diseases, respiratory diseases, nervous system diseases, digestive system diseases, etc. for the people working in the factories there."

"I know that we are the world's largest producer of e-waste, not comparable to the United States, but it is also among the top ten in the world. But your investment in this pollutes the environment. Doesn't this affect the public praise of Taihua Holdings?" Zong Qingxian persuaded Tao.This e-waste can be sold to foreign companies. It’s really not good. You can build the factory in Russia. Anyway, there is a lot of land and people.

"Old Zong, you don’t know how advanced the technology you bought this time is. Kameido Masao assured me that this is definitely the world’s leading technology, which can be controlled to reasonable emission standards through equipment and will not cause pollution. ."

Feng Yu personally hates environmental pollution. How can he ignore environmental pollution for profit?

Isn't it necessary to purchase some sewage treatment equipment at a high price? Of course Feng Yu has taken these into consideration. However, this investment will definitely not make money in a short period of time, but in the long run, it is still very cost-effective/worthwhile.

China will see more and more electronic waste in the future. As a global manufacturing plant, coupled with China's large population, there will definitely be more electronic and electrical waste products.

It may not be more than the United States in the future, but it is certain to become the top three in the world.

Instead of letting those unqualified small domestic factories deal with it, or sell it to Japanese people to make money, it is better to deal with it yourself. A lot of mineral raw materials can also be separated and used for recycling, forming a true ecological industrial circle."Won't cause pollution? Whether it is chemical treatment or incineration treatment, it will cause pollution, especially the emission of harmful gases, which is much more difficult to treat than sewage." Zong Qingxian insisted.

"But this is the use of mechanical separation, recycling and microbial extraction, and it also includes many other treatment methods. This is the most advanced treatment method in the world and the pollution is the lowest. Think about it, Japan is a big place, If it is heavy pollution, the scale of Japan’s e-waste generation has taken so much away from us. Isn’t Japan’s environment over early?"

"Don't worry, Old Zong. I won't look at the Company polluting the environment. If it does, then I will stop production immediately, and I will bear the costs! "

"Chief Feng, I didn’t mean that. If you really think about it, then I believe and will support you. This matter is handed over to me. I will definitely build the factory as fast as possible and let us The country's electronic waste can be properly handled as soon as possible! "

Chapter 1445: Construction Is Blocked

A few days later, Feng Yu received a call from Zong Qingxian again.

"Old Zong, is the address 22 chosen for the factory? Which production factory is close to us?" Feng Yu asked with a smile.

This factory is definitely near an industrial park, which is convenient for material transportation, so there are not many places to choose from.

"Chief Feng, it’s a bit of a hassle." Zong Qingxian sighed: "We inspected a few places, and they are actually quite suitable. The traffic is good, and our electronics factory is also close, which is convenient for management, and the local Government, we also I've dealt with it many times and I am familiar with it. But I never expected that I would be boycotted by the local residents! "

"Residents resist? Why? We go to them to build factories and provide them with more jobs, and most of these require machinery and other operations. It is not heavy manual labor. They should be very welcome?"

They should be very happy to be able to go to work in a more relaxed factory without having to go to the ground for food. Would they rather farm than be workers? The wages of the factories under Taihua Holdings are not low.

"I am not worried about the heavy workload, nor is I worried about the salary issue. Our Taihua Holdings brand is here. Many of them are happy to go to work in our factory, but they are worried about environmental pollution."
"Didn’t I explain it to you. Didn’t you also find relevant experts to argue that what we bought at a high price is the international advanced e-waste recycling technology? And it still combines the most advanced technology in many countries, Our emission standards will not cause any harm to the human body. You did not explain to the locals?"

Feng Yu has a headache. He knows that everyone is worried about this change, but he has considered it and has done the most appropriate treatment.

"I believe, experts believe, but local residents don't believe it. In the places we inspected, many people go out to work, especially in coastal provinces such as South Guangdong Province. Are there more factories there."

"There are people in these places who have been engaged in electronic waste disposal or other garbage disposal jobs. All of them got sick and broke down. Now they will never be engaged in this industry unless they are about to starve to death. As soon as I heard that we were going to build this kind of factory in their hometown, we almost blocked the road under my wheels! "

Zong Qingxian also has some headaches, he has worn out his mouth, but others don't believe it. No one believed what the experts said or the words of the local government.

They believe what they see with their eyes, what people around them say, and what businessmen and leadership say are certainly deceptive.

Merchants are for money, and Government leadership is for political achievements! "Chief Feng, if it weren't for me to let our people leave immediately, I'm afraid this matter will have to be reported by the media. For this, we also spent some money to appease some reporters."

Feng Yu is a little angry, and we didn't do anything wrong, but we are afraid that the media processing will turn white into black, and then let you have no argument.

If you sue them and let the locals arrest them, then they will say that some big company spends money to buy the place, cracking down on the persecution of reporters who tell the truth and obliterating the public's right to know.

Those reporters would be far more terrifying than a shrew if they splashed around.

The most frustrating thing is that reporters now use internet/network media, with poor supervision and fast transmission. Especially youngsters who surf the Internet are mostly youngsters. Many people believe in the rain on hearing the wind, and they are especially easy to believe reports on the internet/network.

Some people randomly choose the name of a unit and make up an article indiscriminately, and countless people take it as true. Many people are not poor at distinguishing, but unwilling to distinguish. They are willing to believe these false reports.

When reason and emotion collide, many people choose emotion rather than reason.

"Is there no way? Have you revealed your identity?" Feng Yu asked.

With Zong Qingxian's face, don't those people still believe it? The image of Zong Qingxian is very good."Why didn't I reveal my identity? We have made no little contribution to the local economic construction, right? Investing and building factories, where can I return the local roads? Are we the only ones?"

"Our local factory has the highest salary among the local Company. There are also local hospitals, schools, etc., where is there no funding from Taihua Holdings?"

"I actually said that we are black-hearted capitalists, saying that we don't care whether the people live or die, but only make money, where and where are we all! "

When talking about this, Zong Qingxian was still a little angry. I have done so much for the locals, and even been accused of such, no one is happy.

"Old Zong, don't be angry with them. They are also scared, human nature. But there must be someone instigating it, otherwise it can't be such a coincidence. All the inspection sites will resist us at the same time, right?"

Feng Yu feels anyway that if someone happens to stand up for all the sites selected for inspection and unceremoniously accuse them without any investigation accusations, there must be a problem.

"I don't think it's a coincidence, but these local governments have investigated and found no problems with the leader. Our Corporation also asked it personally. The other party just bite to death, polluting the environment, absolutely not. Even our Corporation has another one. The individual was scolded to cut off his children and grandchildren, and almost drew it away."

Gee~~Feng Yu sucked at the tooth flower seeds and didn't know what to do. This is a conceptual shackle, which is difficult to break in a short time. But if these places are not allowed to build factories, then visit other places, not to mention the delay, what if you also encounter this situation?

"Then what are you going to do, do you have plans to investigate other places?"

"We researched and thought that there is a place that might be suitable and we can make some contributions." Zong Qingxian said.

"where?"

"South Guangdong Province XX city."

Feng Yu raised his eyebrows. Of course he knew this place. Isn't it the earliest and most concentrated place for e-waste disposal in China?

If this factory is built here, it would be considered appropriate. Many companies are already used to transporting electronic waste there. However, there is also a problem. This place has just been named by the international environmental protection organization, and the country is about to deal with it.

"If it is there, is there a problem with the procedures? Can such companies be approved over there?" Feng Yu asked worriedly.

"In fact, I think there is another way, that is, please speak up to prove that this factory is absolutely pollution-free. The credibility of the country should still be possible?" Zong Qingxian said.If this electronic waste treatment plant is too far away from their electronics factory, the separated materials will still have to undergo a second long-distance transportation, which is not cost-effective/worthwhile.

Feng Yu now understands what Zong Qingxian's call means. Let Feng Yu think of a way with it.

"Okay, I'll talk to the above."

Chapter 1446: Xiao Zhao, Are You Married?

"Environmentally friendly cloth? I do know it, but I don't know it." Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu curiously, "Why are you still having problems with environmentally friendly cloth? Is it your company that polluted the environment?"

Zhang Ruiqiang thinks it’s impossible. The company invested by Feng Yu has the world’s top sewage treatment equipment. The largest sewage treatment equipment in Bing City is built by Feng Yu, which ensures that Song River in Bing City will not be industrialized. The wastewater is polluted.

Not to mention that Feng Yu is an absolute environmentalist, but the concept of environmental protection is still good, right? Could it be that one of the following Company stabbed Louzi?

Feng Yu rolled his eyes and said, "You can't expect me to order? What is my company polluting the environment? When have you seen my company polluting the environment? I am thinking about governance and protecting the environment. "

"Why, do you want the top to give you awards?"

Zhang Ruiqiang knows that Feng Yu personally doesn't like to receive awards, but he really likes that Company hangs various awards, saying what can improve the company's image, enhance the sense of honor and cohesion of company employees, um, can also increase some publicity point. If you can still be on TV during the awards, it is estimated that Feng Yu's mouth will be able to reach the back of his ears."If I really want to win the prize, I still need to go through the back door? I must win the prize based on my strength! " Feng Yu cocked his mouth, with a look of disdain, completely forgetting that because he didn't get the prize, he made the prize and gave it to the Corporation. Something up.

"I intend to invest in an electronic waste recycling and processing Corporation to prevent these electronic waste from polluting the environment. This is good for the country and the people? It not only protects the environment, but also saves resources, and also provides more jobs. But the local people don't understand, they think we are also that kind of unscrupulous little company, and it will definitely pollute the environment! " At this point, Feng Yu was depressed.

After spending so much money to buy advanced technology, it bought the Corporation from Japan, and even bought some technology from Europe and the United States at a high price. As a result, even the factory could not be built. Is the money going to waste?

Although Feng Yu has a lot of money, he is not willing to waste such a waste. The money can be replaced by a hundred yuan of RMB and thrown in the water to fill a lake.

"What to dispose of waste? Do you want to build a waste incineration plant? Is it used for heating or for power generation? Or is it chemically soaked, that is, the smell of pungent medicine in the factory?"

Feng Yu patted his forehead, and sure enough, these people still have this old concept. Isn’t there any other way to dispose of garbage besides incineration and chemical soaking?"We use a mixed treatment method to treat electronic waste. It is the recycling of circuit boards, electronic components, and so on. The reusable electronic components inside are removed, and the minerals are separated and reused. The remaining part is passed through more Some of them can be directly reused, such as those electronic components, some need to be decomposed by microorganisms to obtain minerals, and some do need to be incinerated, but it will certainly ensure that no poisonous gas is emitted."

"What we burn is indeed used for power generation and heating, but this power generation and heating supply only the factory area, we know that the amount of incineration is not large. The minerals we decompose are also made into electronic components to produce electronics, Electrical products."

"Waste recycling and reuse is an environmentally friendly and energy-saving method advocated by the world. Although our technology is not developed by ourselves, it is also purchased from many countries and is the world's leading e-waste processing country, such as Japan and the United States. Waiting with Germany, it cost a high price."

"If we pollute the environment in this way, then Japan would have been unable to live for a long time. In those developed countries, such as Japan, whoever produces it will bear the responsibility for processing. In addition, these countries are originally the most advanced electronics in the world. One of the countries in the world, so they are at the forefront of the world in this regard."
"But our country has only paid attention to this a few years ago. The small factories in South Guangdong Province who do these recycling treatments are indeed polluting more seriously. They have just been reported by the World Environmental Protection Organization and the country has been shamed. But even so, we can't overturn a boat with one pole. We don't pollute the environment." Feng Yu looked like he was more injustice than Dou'

Secretary Zhao came in and put the tea cup in front of Feng Yu. Just about to turn around and go out, Feng Yu shouted to him: "Xiao Zhao, do you think I am wronged?

Secretary Zhao looked embarrassed. If you talk to leadership, I'm here to send a cup of tea. How do you tell me to answer? Does leadership think that I eavesdropped on your conversation?

Zhang Ruiqiang waved his hand at Secretary Zhao: "Don't pay attention to him, go ahead."

Secretary Zhao left quickly as he received an amnesty. He is only 30 years old, and he can be Zhang Ruiqiang's secretary because of his uncle's relationship, but no matter how hard the relationship is, if you don't like the leadership, he will not be able to tell you anything. The future will be ruined.

Being a leadership secretary not only promotes faster, but also learns from leadership. The teaching by words and example of leadership is very beneficial to future development. It hasn't been long since he became a secretary, but he definitely doesn't want to be replaced by the leadership.

Zhang Ruiqiang gave Feng Yu a blank look. This Feng Yu always bullied his secretary."If this is the case, then I will make a call and ask Lao Lin to have a meal in the evening. Then you can talk to him."

After Zhang Ruiqiang finished speaking, he opened the phone book and called the head of the environmental protection cloth: "Lao Lin, I’m Zhang Ruiqiang from the commercial cloth. Are you free tonight? Feng Yu is here with me. I want to treat you to dinner. Yes, it is him. Okay, I will call you after get off work."

"Okay, you can make arrangements for the evening. Lao Lin is from Hunan and likes spicy food." Zhang Ruiqiang also exhorted.

After speaking, Zhang Ruiqiang looked at his watch, sat back behind the desk, and planned to continue working.

"Huh? Why aren't you leaving yet, what else is there?"

"Lao Zhang, you are not kind. I invite you to dinner tonight, and sit with me in your office/bureau for a while.

Zhang Ruiqiang has become accustomed to Feng Yu's fallacies and did not answer any questions. He bowed his head and continued to work. The final hearing of Microsoft's monopoly case will begin immediately, and it may not take long for the money to arrive.

He has gone through the approval process, and in several places below, he has built some good projects. He has to see which projects are allocated first. The results are faster and more stable.

Feng Yu called the driver, asked the driver to make arrangements, and texted him. Then he walked outside with a teacup and sat opposite Secretary Zhao.Secretary Zhao saw Feng Yu suddenly sitting opposite him, and quickly stood up: "Consultant Feng."

Feng Yu gets a headache when he hears this name, so it's better to call him by name. This broken consultant, with an annual salary of only one dollar, Lao Zhang was so embarrassed to speak up, and he also put down a red-headed document!

"Xiao Zhao, you are busy with you, don't worry about me. Oh, no one uses that computer, right? I'll use it for a while."

Secretary Zhao opened her mouth, and did not dare to stop Feng Yu from using it. He directly took Feng Yu's cup and went to refill it.

Feng Yu is in a very good mood. Over the years, Zhang has finally changed a secretary who is younger than him. But this secretary, Zhao, is still the same as the previous secretary, too rigid and very boring.

"Xiao Zhao, are you married yet?" Feng Yu asked with a smile.

Secretary Zhao wanted to slap himself, but everyone said that he didn't need to worry about it, and he still rushed to refill the water. Is this entangled again?

"Ah, not yet, but it's coming soon. It's set to be years ago."

Hey, got married, Feng Yu was a little disappointed, but also thinking about introducing someone to Xiao Zhao, and experiencing the feeling of being a month old.

But Xiao Zhao is married, and the secretaries of the other secretariats must be single."Xiao Zhao, are there any of your colleagues who are single? Let me tell you that Taihua Holdings has a lot of single young men and women. Let's organize a fellowship?"

Xiao Zhao sweats profusely: "So what, consultant Feng, I'm going to send a document. This computer does not have a password and can be accessed online. It is used for viewing external information. You are busy."

After speaking, Xiao Zhao grabbed a document from the table and hurried out.

Feng Yu sighed. Why did people leave before they finished talking? What happened to the friendship with the employees of Taihua Holdings? We have a large number of college students, graduate students, and doctoral students. Are they not worthy of your little government employees/civil servants?

Chapter 1447: Don't You Think It's Too Coincidental?

"Chief Feng, Lao Zhang." Leadership Lao Lin of environmental protection cloth greeted them enthusiastically when they saw them.

However, the sequence of this greeting can also be seen. He pays more attention to Feng Yu and is still above Zhang Ruiqiang.

Zhang Ruiqiang smiled and said, "Lao Lin, Chief Feng, you and I don't need to introduce each other? Lao Lin and Chief Feng are specially arranged in this Hunan restaurant."

Lao Lin looked very moved: "Hey, I'm from Shonan. I have worked there for many years. I just like spicy food. Thank you Chief Feng for taking care of it."

In fact, Lao Lin wanted to eat some Hunan cuisine, it was too simple. But if Feng Yu can take this into consideration, he must also appreciate it. Originally, he thought that Feng Yu, a young and ambitious person, would be particularly ostentatious, but after meeting him, he found that Feng Yu seemed to be more calm than he thought.

After three rounds of wine and five dishes, Feng Yu took a look at Zhang Ruiqiang, Lao Zhang understood, put down his chopsticks and said: "Lao Lin, I heard that you were very passive some time ago. You were named by the international environmental organization.

Lao Lin was a little embarrassed on his face, and at the same time complained Zhang Ruiqiang in his heart, how do you mention the pot that doesn't boil. In front of Chief Feng, I will reveal my shortcomings. I am still waiting for Chief Feng to feel good and donate some money to our environmental protection department.Who doesn't know that Chief Feng can't spend a lot of money. When he is happy, he donates a few hundred million at will, sometimes a billion donates without blinking, he is full of pride.

"This incident was an accident. The main reason was that they deliberately targeted China. Of course, we didn't pay enough attention to it before. I didn't think it was originally a garbage disposal, but the environmental pollution was still so serious. However, those environmental protection organizations also deliberately exaggerated. They talk about serious issues and imply that this is generally the case, but it is not at all."

Speaking of this, Lao Lin was a little bit angry. Obviously it's not such a big deal. After the international environmental protection organizations report it, it becomes extremely serious. When there are some places where funding is required for the upper party, the essence of reporting difficulties is always exaggerated.

For example, some factories over there are unqualified, but they report that all of them are unqualified. Some sewage discharges did exceed the standard severely, but they had already been banned two years ago. They also reported it, as if the sewage discharge was still so serious now.

Yes, there are some pollutions that exceed the standards of international environmental protection organizations, but this is also the case in developed countries in Europe and America. And this standard was just updated this year. After the update, the first check is China, which is clearly aimed at deliberately!Feng Yu smiled and said: "Forest, this is normal. In the words of our people, imperialism will never die! It is inevitable that developing countries will destroy the environment for economic development. For example, London back then was a world-famous foggy city. There is also Tokyo, where you can see the stars only a few days a year."

"But we have to learn from it. We can’t really ignore the environment for the sake of economic development. Embark on a crooked road that destroys the environment and makes money, and then uses the money to manage the environment. Errors are made in any country, but we can avoid them. I won’t make the same mistake again."

Lao Lin looked at Feng Yu curiously: "Chief Feng, there is something in the words, what do you mean?"

Lao Lin felt that Feng Yu's remarks did not mean that they were inaction, but he also believed that the World Environmental Protection Organization was not wrong. Both sides are right, who is wrong? Or is it that no matter who is right or wrong, protecting the environment is the first consideration?

"The Ministry of Forestry, since we have had a problem, the most important thing now is not to hold anyone accountable, but to find a way to deal with this kind of thing. Isn't it just the pollution that occurs in the recycling and processing of electronic waste? You have also forcibly shut down some Factories, some factories are forced to undergo transformation, so why not support a model?" Feng Yu asked rhetorically with a smile."A model of support? What Chief Feng is talking about is the kind of demonstration Company? It's not my ambition, but the technology of e-waste recycling. Our country is at a backward stage. We didn't pay much attention to it before. Later, although we took it seriously, we started. too late."

"We have also thought about technical exchanges with countries sent to them, but people simply do not communicate with us and look down on our technology. Our technology is still stuck in chemical treatment and incineration treatment, and there are still manual splits. The method of disposal, recycling of usable electronic components."

"Like the developed countries in the world, to build a modern environmental protection electronic waste recycling company, the investment is at least two billion US dollars, not counting the land and technology. Who can... wait, Chief Feng, yours Means, do you want to invest?"

Lao Lin also wanted to say who can invest. Suddenly he saw Feng Yu's expression like a smile yet not a smile. Then he remembered that sitting across from him is the world's richest man, who is definitely investing. And Feng Yu shouldn't have no cause, no reason to say these things to him. Feng Yu must have an idea.

"Why, can't it? Tell you the truth, I have purchased advanced technology from Japan, Europe and the United States and other countries. This advanced technology is internationally advanced, and there are corresponding technical and management personnel." Feng Yu replied with a smile ."That's great, Chief Feng, I thank you on behalf of the department and thank you for your support and help to China's environmental protection work. Don't worry, as long as you reach the international advanced level, it will definitely be a demonstration of the Company. I will help you go through the procedures and give the green light all the way. , And tax and other aspects, I will definitely give you some concessions! " Lao Lin promised, patting his chest.

"Ministry of Forestry, these are not important. I don't actually need to go through the formalities or tax deductions. There is no need for tax deductions or exemptions for local governments.

"Chief Feng is atmospheric." Lao Lin exclaimed. At the same time, he is even more curious, then why did Feng Yu look for him? Just for a demonstration company, Feng Yu doesn't need to come forward on this matter, the ministry will naturally support it.

Feng Yu told them about their plan to invest in the construction of the factory, but they were obstructed by the local people. He wanted to ask the Ministry of Forestry, can the Ministry prove that there is no pollution.

Lao Lin frowned, and suddenly asked, "Chief Feng, you mean that in those areas, there are people protesting at the same time, do you not agree to build a factory?"

"Not at the same time, it's two or three days apart."
"Chief Feng, have you ever thought that there may be some problems in this? You said that there are people who have worked in garbage recycling plants in those places and have been affected. But there are not many such people, right? How can they win so many people and protest together?" Lao Lin asked.

"But we have investigated and found no one to take the lead."

"I didn’t find a leader, this is the biggest problem! Let’s put it this way, the company that produces and processes electronic components may have more serious pollution than this electronic waste recycling and treatment plant. Since those of you can handle them properly, there is no pollution. Environment, of course I believe you can do this, and the people should understand it."

"But why do those people still protest collectively and no one takes the lead? Who came up with this method of protest? Don't you think it's a coincidence that the same method is used in several places at the same time?"

Feng Yu's eyes widened, I wiped it, is there something tricky in it!

Chapter 1448: It's Them Again

Feng Yu and the others had suspected that there was something tricky at the beginning, but Zong Qingxian promised to make sure that they investigated the place and there was absolutely no encouragement, but they did not expect that this kind of thing would be hell if no one encouraged it.

There is no problem, that is the biggest problem!

"Linbu, then you analyze, what might be the problem?" Feng Yu asked humbly for advice.

Lao Lin shook his head: "I can't be sure. I can only mention a few possibilities for your reference. I encountered this sort of thing when I was in the local area."

Explaining this sentence is for Zhang Ruiqiang's face. I can’t say that he can see the problem at a glance, but Zhang Ruiqiang can’t?

In fact, Lao Zhang had also doubted it, but Feng Yu said it was okay. Lao Zhang believed it. He didn't ask much, and now he is embarrassed.

"First of all, whose interests have you touched? Obviously, it is the e-waste recycling company, so you have to see if they are targeting you."

"Secondly, where did you buy your technology? Since it is internationally advanced, did you have any dissatisfaction when acquiring the other company's Company?"

"Finally, did the local Government have any other requirements that you did not agree to? Or which places offered you an olive branch and invited you to build factories there?"
"There is only so much I can think of now, throw out a brick and get jade thrown back, I think Chief Feng's team will definitely be able to think of more possibilities. Exclude one by one and it will be finalized."

Feng Yu nodded, what Lao Lin said is really doubtful. But it is just a suspicion, and there is also a possibility, that is, it is really not tricky.

"Thanks for the advice from the Ministry of Forestry, I'll look back and let people look it up."

"It's okay, it should be. I will also give you some help from the above. Maybe I can borrow the name of an international environmental protection organization. Your technology is internationally advanced, and it also reflects our determination to make changes." Lao Lin said with a smile.

Chapter 1449: This Is Not Over

The next day, Zong Qingxian called Feng Yu very early and told Feng Yu two news, one good news and one bad news.

The good news is that there is no traitor within the Corporation. Zong Qingxian personally opened up the conversation with everyone. Those people assured Zong Qingxian that there was absolutely no betrayal of the Corporation and the betrayal of the Corporation’s interests. Zong Qingxian believed it was credible.

The bad news is that among the protesting masses, it is not that there is no leader, but there is more than one leader, so I haven't found it before. These places really have the shadow of those small electronic waste disposal corporations, and several of these corporations belong to Sony.

Combining Kameido Masao's information, Zong Qingxian believes that Sony Corporation is behind this incident.

China used to clean up those companies on the grounds of environmental pollution by Japan Company. At that time, the China market began to clean up the Japan Company.

Although I didn't say it clearly, Japan Company can clearly feel that China is taking more and more actions against Japan Company, making their products more difficult to sell.

The first ones to bear the brunt were Electronics Companies such as Sony, who put a lot of effort into the Chinese market but were driven out.Now they have worked hard to get a little better in the Chinese market, but they are still firmly suppressed by the Electronics Company under Taihua Holdings.

What Sony does, Wind & Rain Electronics and other Company do, seem to be sincerely different from Sony. Either Sony's product development is one step behind Wind & Rain Electronics, or it is finally ahead, but Wind & Rain Electronics etc. cannibalize their market.

For this electronic waste recycling and processing Corporation, Sony clearly contacted it first, but it was eventually bought by Kameido Masao through the soft bank.

If it is used softly, Sony might endure it. But it changed hands and sold it to Taihua Holding Group, which made Sony couldn't help it.

In terms of electronic waste recycling and processing, Sony is also a top company in Japan and the first echelon in the world. At the beginning, several of their companies joined forces to block technology, especially China.

As a result, they have obtained a large amount of electronic waste in China. They helped Chinese people with "of noble character and unquestionable integrity" to deal with these rubbish, thus making them a lot of money.

Later, someone in China started to do this, but limited by technology, not only was it inefficient, but it also caused great damage to the environment.This time the international environmental protection organization visited South Guangdong Province and it was jointly promoted by Japan and the United States. The purpose was to crack down on China's electronic waste recycling and processing, and at the same time discredit the entire Chinese electronics industry and even discredit the image of China.

In the case that they deliberately exaggerated the initial results, they saw that China quickly shut down some related companies, and some companies rectified and dealt with them, and the pass rate was less than 10%.

That ten percent is to rely on manual sorting, and then re-process the remaining garbage to other Corporation companies, not to mention the very low efficiency and low profits.

But at this time, Sony learned that Kameido Masao had acquired the electronic waste recycling company and sold it to Taihua Holding Group. It also bought a lot of related advanced technologies in Europe, America and other countries.

In this way, a top-notch e-waste recycling company can appear in China, and it can either expand the scale of operations or license the technology, allowing China's entire industry to take a leap in technology.

In this way, Japan will no longer be able to get free e-waste from China, and the small factories they invested in China will have no business.Among those companies that manually sort electronic components in China, they have invested in Sony. Use China's cheap labor to create value.

And they can use this international environmental protection organization to prove that they are pollution-free, thereby expanding their business and increasing profits.

But all of this was ruined by the new factory of Taihua Holdings.

In order to prevent their competitors from succeeding, they have adopted this insidious approach. That is to spread rumors. Let rumors defeat Taihua Holding Group. Maybe it can discredit Taihua Holding Group and attack their overall image.

According to the investment habits of Taihua Holding Group, they analyzed the possible places where Taihua Holding Group would build this new factory.

Sending people's attention a little, and then secretly hinting to some people, caused the current situation.

As long as they delay the Taihua Holding Group's establishment of the factory, they will be more proactive. In the future, they can also build new factories or upgrade the technology of their own factories. Then through the influence of foreign media, let China take the initiative to designate their factory as an electronic waste processing center.

In this way, they can not only charge a certain amount of electronic waste disposal fee, but also make another money by processing the minerals and components produced.They did all this very secretly. They originally thought that when Taihua Holdings discovered it, it was too late. They first form a scale and get these customers, then they will definitely get the most profit.

But at this time, China's eco-friendly cloth made a sound.

"Taihua Holding Group has purchased the most advanced e-waste recycling and processing technology from abroad, and plans to invest more than one billion US dollars to build four to five e-waste recycling and processing centers to improve our country’s history of e-waste pollution... …The technology has been certified by the international environmental protection organization..."

After this news appeared, the voices of those protests became much quieter. Coupled with the patient explanation from the local Government, Zong Qingxian and others patted their chests and promised that the speed of plant construction and site selection has accelerated a lot.

The public is a group that is easily influenced by emotions and has a strong conformity. When everyone else agrees, those who are still blindly insisting will be shaken, and their group will collapse.

Before, they believed that international environmental protection organizations have more credibility than domestic government. This time even international environmental protection organizations have admitted that they are technologically advanced and will not pollute the environment. They already believe a lot in their inner heart.

At this time Sony panicked. They had done so much work before, and they couldn't just get rid of it.But when they were contacting the leaders, the police from China dropped from the sky and directly caught the people from Sony.

When the people looked at it, the Government was really real. And they also knew that the people who gave them "suggestion" turned out to be little devils!

The Government began to carry out ideological education. As soon as they heard it, they almost helped the Japanese people and became traitors!

In China, the site selection is finally completed, and investment and plant construction have begun.

Feng Yu also swears that this matter is endless, and the plan for Sony is fresh out.

Chapter 1450: Sniper Stunny (1/10)

Sony has caused so much trouble to Taihua Holding Group. How could Feng Yu not fight back and submit to humiliation?

Although those people are clearly separated from Sony, there is no direct evidence that Sony can be involved in this matter, but as long as you are not blind, you can know that this matter is absolutely inseparable from Sony.

At this time, Sony’s dominant business is PSvidCEO game(s), digital video cameras, digital cameras, flat-screen TVs, mobile phones, computers, music players, etc. This does not include their entertainment businesses such as movies and songs.

Among them, in terms of movies and songs, Sony is also top in the world. Only through better works can Sony be beaten.

Sony’s former ace Michael Jackson has gradually declined in recent years, while Sony’s new flag-carrying singer has not reached the height of Michael Jackson.

As for movies, with the popularity of optical discs, Sony has made a lot of money thanks to its huge film and television rights. Fortunately, people are more interested in new movies nowadays, so Sony Pictures' profits are gradually decreasing.The best way is to combat Sony's expansion. At this time, Sony Pictures is seeking to acquire MGM Film Corporation, which is the last independent producer of Hollywood's eight major film Corporations. The Corporation has super IPs such as 007 and Tarzan, as well as massive film and television rights.

Although few people care about these copyrights when they are reissued, they still have a great use, that is, they can be reproduced.

Feng Yu remembers many remakes of previous generation/life movies, and the final box office was surprising. Moreover, Feng Yu still has some classic movies in his mind, and he also needs a powerful Corporation to produce them.

The reason why MGM has fallen is because the films they shot only focus on the plot, not the visual effects. Going to the cinema, of course, I hope to enjoy a visual feast. As for the plot is good, can I buy a CD? Or go to the video website, can’t pay to watch it?

Whether it is buying a CD or paying to watch it, it is much cheaper than a movie ticket, and because it is at home, it will be more comfortable, more free, and repeatable.

So now MGM’s main revenue is selling CDs, but their CD production is handed over to Sony Pictures, because they don’t have their own CD production factory!Sony Pictures has taken a fancy to the massive copyrights of MGM and the appeal of its veteran film Corporation, so it plans to eat it. But in fact, Sony Pictures does not have enough cash, at least the acquisition of MGM is not enough.

Even if MGM is downright, relying on the copyrights and the brand value of the Corporation, it is worth four or five One billion US dollars. Of course, it is no longer possible to discuss two disparate things together with the tens of billions of dollars worth of other Corporations.

Sony has recently invested too much money in electronics, such as digital cameras and digital video cameras to ensure a leading edge. For example, music player products must catch up with AIWA. For example, the newly joined plasma flat-panel TV camp requires a large investment of money. For example, the sales of mobile phones are steadily declining, which requires increased investment. Computer sales are declining steadily, and more investment is needed.

Even the TV vidCEO game(s) that they have dominated for several years, because of the strong rise of GBOX and the upgrading of Nintendo, they had to increase R&D investment to strive for the early launch of new models.

So don't look at Sony's revenue last year, but if you want to acquire MGM, you really can't get the money.

During the internet/network bubble in the past two years, Sony's stock price has fallen all the way. It has just slowed down recently, but it is still more than 30% less than the peak period.So Sony wants to acquire MGM only through financing mergers and acquisitions, which is also a very common way of mergers and acquisitions in the US.

The acquisition plan announced by Sony is one of the more special financial leverage acquisitions, which is to use MGM assets as collateral, issue high-risk bonds, and mortgage loans from banks or other investment institutions.

For example, Sony needs five One billion U.S. dollars to acquire MGM, but the real assets may only need 10 million U.S. dollars. This is the power of financial leverage acquisition.

But at the same time, if MGM's operating conditions are good and its assets begin to appreciate, Sony Corporation cannot share the benefits brought about by asset appreciation. It will not be able to normally obtain operating and management income until the loans and bonds are paid off.

Many people like to buy such high-risk bonds, because the higher the risk, the higher the possible return. Sometimes a bond that looks like junk may bring a hundredfold return. Of course, it is more likely that this bond has indeed become rubbish, a piece of waste paper.

This is equivalent to a bet, some people like it, and some people show respect from a distance. The ecstasy of success, Failed will not hurt too much, as long as there are not many purchases.

Previous generation/life Sony united several investment corporations to take MGM, and then through a series of equity transactions and other method/trick, MGM income was subordinated.This has also allowed Sony Pictures to grow further. In the short term, it has brought tens of billions of dollars in revenue to Sony Pictures, an unprecedented success.

However, this is also a kind of overdraft, overdrafting the brand potential of MGM, so MGM fell into bankruptcy later, and was eventually lost by Sony to Telescope Corporation.

To acquire MGM, it is not only in terms of film and television, but also in many aspects including hotels, resorts, movie theaters, and coffee shops. Feng Yu is only interested in film and television and theaters. As for hotels, resorts, etc., Feng Yu has no interest at all, and plans to spin off and sell.

At this time, someone who is interested in this aspect needs to join, such as Donald.

"Feng, you said you want to acquire MGM? You want me to complete this acquisition with you?" Donald expression was a little confused. He generally only invests in real estate and stocks, not in film and television.

"Donald, MGM is not only film and television, but also resorts, hotels, coffee shops, etc. Are you interested in these? The real estate market in the United States has been rising recently." Feng Yu asked with a smile.

Real estate prices in the United States have risen. As the king of New York real estate, Donald's assets have naturally continued to skyrocket. Donald has a crazy obsession with real estate.Donald's eyes lit up. Recently, there is no good real estate investment in New York, and investing in other places is also a good choice.

"You mean, after the acquisition, the MGM business will be separated, and the real estate will belong to me, and the rest will belong to you?"

Feng Yu nodded: "How about it, are you interested? You know, Wind & Rain Holding Company does not have particularly good talents for hotel and other property management, so we can guarantee no loss in our hands, but in You can make money guaranteed! "

"Feng, then when shall we meet and talk carefully?"

"The day after tomorrow I fly to New York, let's talk! "

Chapter 1451: There Are Two Kinds Of Rich People (2/10)

Sony wants to acquire MGM. This is Sony's most important investment this year, or the largest and most important investment in the past decade.

After success, you can combine MGM and Sony Pictures to integrate superior businesses to form stronger competitiveness. Sony's goal is to be the world's No. 1 Film and Television Corporation.

Everything went smoothly. The original shareholders and creditors of MGM also agreed that Sony and other companies will merge MGM into its subsidiary through financial leverage acquisitions.

But at this moment, there was a competitor, a competitor that none of them expected.

Feng Yu, how did he join the competition, why did he buy MGM, did Feng Yu not invest in film and television before?

The official statement given by Wind & Rain Holding Company Group is to build a pan-entertainment industry, to cooperate with Taihua Holding Group's business, to revive the old brand MGM, and to promote the development of China's film and television entertainment industry.

In the past two years, China's film industry has begun to rise, and box office records have been constantly refreshed. There are even many domestically produced films that have a certain influence internationally.

With so many people in China, even if only 5% of people enter the cinema to watch movies, the box office is an astronomical figure. In Europe and the United States, this proportion of movie viewers can be much higher than 5%.At present, the proportion of movie viewers in China is less than one percent! The market potential is huge, there is no doubt about this.

In that case, is Feng Yu really interested in the film industry and intends to invest?

But in the film industry, it's hard for laymen to play around. When Sony, a semi-expert entered, didn't he lose a lot of money for many years?

If it weren't for the rise of VCD and DVD, which brought their copyrights to life, I am afraid they will continue to lose money.

Feng Yu has more advantages in VCD and DVD. The standards set by his company are implemented by more companies, and his company is a pioneer in this industry.

However, in their opinion, even if Feng Yu wants to enter the film and television industry, he should also invest in the better-developed film Corporation, rather than acquiring this debt-laden MGM, which is even almost insolvent. Sony has said that When it comes to acquiring MGM.

Doesn't this allow MGM shareholders to take the opportunity to raise prices?

But they thought about the legend about Feng Yu, and they were relieved.

Legend has it that Feng Yu must buy what he fancy. It doesn't matter if you spend more money, because people don't need money. None of the founders of those subsidiaries controlled by Feng Yu said that Feng Yu was bad.When someone else injects capital to expand the company you founded and hand over management to you, no one will speak badly about the other party.

And there are many people who are eager for Feng Yu to buy most of their shares.

Take a look at the companies that Feng Yu acquired most of the shares, and how well developed they are.

Amazon, the world's first internet/network mall.

Google, the world's number one search engine Corporation.

Nvidia, the order for graphics cards has skyrocketed, and it has already competed with ATI, and it is possible to surpass this year.

Gold Stone paused, memory orders skyrocketed, and it has become the world's number one.

AMD, a little bit worse, but also in the dual-core technology competition, Intel slapped a resounding slap, orders skyrocketed, sales and profits skyrocketed.

Last month, Amazon was listed on the Nasdaq. On the opening day, the stock price soared by 8%. Then, Amazon's market value soared.

Of course, it also represents a surge in Feng Yu’s assets. It’s just that Feng Yu controls Amazon’s assets through the Wind & Rain Holding Company group. They don’t know how much equity Feng Yu holds in the Wind & Rain Holding Company group, so they can’t accurately estimate it. Feng Yu's assets have risen much, but many people say that Feng Yu's personal assets have risen by at least a few billion dollars, or even tens of billions of dollars.And Amazon's stock price is still growing, and the speed cannot be said to be fast, but it is definitely not slow.

It is conservatively estimated that Amazon's stock price will double this year. How long will it take to go public? The issue price has risen from $18 to $23!

Many people think that it is a good thing that the stock price has soared after the listing, which just shows that the wrong issue Corporation was found and the issue price was set lower.

Because the issue price is the price at which you raise money, and it rises after the opening, although the market value of your Corporation is rising, shareholders have made money. But it also shows that for the same number of stocks, your financing amount is low, which is a loss.

Therefore, for a normal, mature listed company, the stocks should rise steadily, and there will not be too drastic fluctuations in the short-term, within a controllable range.

Amazon's current stock, even if it makes Feng Yu very satisfied. Corporation raised more funds and did not make other investors lose money.

Amazon's market value at this time is not high, only more than 20 billion US dollars.

And how much did Feng Yu invest back and forth? Less than one billion US dollars, and he is still Amazon's major shareholder, even after listing, the number of Amazon shares held by Wind & Rain Holding Company still exceeds 50%.With the popularity of e-commerce transactions, these stocks will continue to appreciate rapidly. Feng Yu predicts that by the end of 2007, Amazon's market value will reach or exceed US$50 billion!

Last week, Google also officially struck the bell to go public, and its market value has also jumped by a big step.

The NASDAQ listing here is much simpler than the domestic listing of A shares. If the issue price is set high, the overall market value of the Corporation will jump by a big step.

The company's original assets may be only a few one billion, but by going public, the value of the stock will increase significantly, and the company's market value will skyrocket.

Just like Lenovo Kingsoft, its assets are just how much, but as one of the world's top software companies, "Forbes" and others have not evaluated it as a value of 50 billion US dollars?

The reason why Google’s stock price did not soar after its listing was also because Google’s profit structure was too single, with only advertising revenue and nothing else.

But then, all of this will change. The HOS system of smartphones cannot be developed by Lenovo Kingsoft alone. Lenovo-Silver Mountain Corporation is now focusing on the XOS system on the PC side.

As long as Google announces to join the development of the HOS system, then Google's market value will be stimulated and grow.As for other companies, Feng Yu is not in a hurry. As long as he wants to, he can speculate on a company's stock at any time, without any illegal method/trick, just need to explode some of the company's potential to make investors rush like ducks.

With the listing of these two Corporations, Feng Yu's assets also skyrocketed.

"Forbes" also deliberately re-updated some of the richest assets of the 100 rich list this month, such as Feng Yu's, Kameido Masao, Ralph, Fu Guangzheng, Li Zekai and so on. They are all beneficiaries of the growth of the two Corporation's listed stocks.

And Feng Yu's personal assets are also valued at 790 million US dollars, which is more than 20 billion US dollars behind Bill Gates!

Many people now say that there are two types of rich people in the world, one is Feng Yu and the other is others!

Chapter 1452: Goal (3/10)

"Is this news true?" Norio Oga threw the newspaper in front of the president of Sony Pictures.

"It's true, it was announced yesterday by Ralph, CEO of Wind & Rain Holding Company Group. This is also Ralph's first big move after taking office. It seems that he is determined to win." Kojima Cangjie bowed his head and replied.

Norio Oga took a deep breath: "You still don't understand the point. It is not Ralph be determined to win, but Feng Yu be determined to win! Ralph is only the CEO, and Feng Yu’s decision is the Wind & Rain Holding Company Group’s decision. Decided! "

No one can even figure out who the opponent is, how could such a person be promoted to become a senior executive!

"But Feng Yu hasn't been to the United States for a long time. Didn't it mean that he is now in retirement?" Kojima Cangjie defended.

"Retired? Which person have you met who retired in his thirties? The wonderful life has just begun. How can he be willing to retire? You think he is an old man in his 70s or 80s. ! " Oga Norio taught.

Ambitious? Feng Yu is already the richest man in the world, how can he show his ambition? Is Feng Yu still dissatisfied with this, and has to do everything possible to increase his assets? Could it be that Feng Yu is still thinking about making his assets more than 100 billion US dollars, or killing Bill Gates twice?If this is the case, then Feng Yu really has ambitions. Kojima Cangjie didn't agree with the president's words.

"Forget it, you don't need to bother about these. But you have to remember that Feng Yu's acting style is quite simple and rude. He doesn't like complicated negotiations or fighting for a long time for a little profit. He likes it. Company must be bought, even if it pays a high price in the eyes of ordinary people."

"But every time, he could change something rotten into something magical. It seemed that it was a lost investment, but in the end it proved that his vision was unique. For example, Amazon and Google, his investment was considered to be It's a loss, but now, he has received more than ten times the return. And this return is still growing rapidly! "

"So if Feng Yu really fell in love with MGM this time, then we might have failed. Five One billion US dollars in cash can be easily taken out by Feng Yu. I even suspect that Feng Yu can take it out personally. Rich! "

"However, shareholders of MGM may not necessarily agree to sell the Corporation to Feng Yu. After all, Feng Yu has never run a film company. This may cause the brand of MGM to collapse."
"And we are different. We have mature management experience, which Feng Yu can't match. We can let the MGM brand continue to renew its glory and continue to shine in Hollywood! "

For the founders of the Corporation, even if the Corporation changes ownership, they do not want the brand to collapse. That is their painstaking effort and pride.

Oga Norio’s strategy is to impress MGM shareholders through this, and after the combination, it can be regarded as a strong alliance, which can make the entire Corporation become the United States, no, become the world's largest film company!

"President, I know what to do."

After Kojima Cangjie left, Oga Norio was still uneasy, and made a few more phone calls personally to those partners who planned to jointly acquire MGM partners.

One of them is still a China Company with a background in state-owned assets.

Norio Oga hopes to influence the top of China through this Corporation and persuade Feng Yu to withdraw from the competition.

..."Boss, the negotiation is going smoothly. The Board of Directors of MGM is discussing. Our offer is very sincere. According to Boss's request, it is 200 million US dollars higher than Sony's offer. But I don't think we need it at all. In this way, Sony can only acquire through financial leverage. We are taking out real cash. Those shareholders should understand that what they get is the money." Ralph reports.

"Don't forget that Sony has been operating the Film Corporation for the past two years, but it has been very popular. He gave those shareholders some high-risk bonds, but it also meant high yield. Those shareholders might be going to gamble and bet that Sony can lead MGM rise from the dead, then they can get a higher return." Kameido Masao said.

"President Kanda, I don’t think the kind you mentioned might happen. Now that the stock market is picking up, the performance of gold in the futures market is also very good. When those shareholders get the money, won’t they invest in something else? Billionaires, How many people are still investing so aggressively?" Ralph argued.

In front of Feng Yu, Ralph must show his ability to be competent for the position of CEO, instead of the position given to him by Kameido Masao, as reported by the Corporation."Okay, don’t quarrel. Ralph, you don’t understand people’s minds. If a person grew up in a middle-class family and lives in a community where middle-class people gather, and the surrounding friends and colleagues are mostly middle-class, then He will be very satisfied with Zhongsheng Life, and will not gamble for the chance of becoming rich."

"But if he has seen the life of the rich, and yearns for it, and sees the opportunity, then many people will choose to fight. Even if they lose, they are sure to return to the middle class. If they win, they will just Become a rich class every month."

"There is a saying in China. When you have 10 million, you think you have everything, such as house, car, career, family, status, etc. But when you have 100 million, you will I found that you have too little."

"The human heart is hard to satisfy. When he is in a certain position, his idea is one kind, but when he is in another position, his idea may expand many times."

Long Wang Shu, this is the psychology of many people. When you only earn one thousand a month, you feel satisfied with three thousand yuan a month's work. But when you earn 3,000 yuan and come into contact with a higher level of life, you will want to work for 5,000 yuan or even 10,000 yuan.People's ** is just a little bit inflated, and many people are even willing to take a gamble. This is not a gambler, in their opinion, it just chose a more risky plan.

"You can tell other shareholders that if they want, they can keep some of their shares. I guarantee that MGM will have sky and the earth turning upside down in the hands of Wind & Rain Holding Company! "

Among those shareholders, there are many people who have been in this industry for many years, and they have rich connections and experience. Feng Yu's investment in this industry is inseparable from these experienced and well-connected elderly people.

"Also, in contact with other cinema chains, we have to acquire a few cinema chains so that we can have more big screens. In the future, whoever has more big screens will have more in the industry. Right to speak! "

Only then did Ralph understand that Boss is not only to trouble Sony, but also wants to become the leading Boss in this industry!

Chapter 1453: Tony Is Too Stingy (4/10)

The next day, Ralph really got bad news. MGM told him that Sony had also increased the purchase price, which was also five One billion US dollars.

The shareholders of MGM really lean towards Sony.

Ralph hurried over and started a new round of negotiations with MGM shareholders.

This time he threw out the condition that Feng Yu said, that is to allow MGM shareholders to continue to serve as board members/directors and executives of MGM, but the Chairman must be appointed by the Wind & Rain Holding Company group.

Originally, those shareholders were still hesitating. Ralph immediately asked them: “Many people say that our Wind & Rain Holding Company has a lot of investment, but every time we invest, we make money, and we also let shareholders make money. The founders of the Corporation have also made money, made a lot of money! "

"Frankly speaking, if it were me, the investment nature of MGM was not high, but our Boss liked watching MGM movies, the 007 series. He believed that it should not be buried and should continue to develop."

"Everyone who thinks that our Boss is an impulsive investment ultimately regrets it. In your eyes, you know that our Boss has already considered the impulse. Sony is good. It seems that after you merge, you can have better development. But you Don’t forget, where is the market with the greatest potential in the future? China! "
"Our Boss nods, and MGM movies can sell in China. Our Boss shakes our heads. Even if you merge with Sony, you don't want your future movies to have good results in China."

"Taihua Holding Group has established a cinema chain Corporation. We are investing in building more theaters. The box office potential of the China market in the future will surprise everyone."

Ralph talked freely, demonstrating the strength of the Corporation, and portraying a bright prospect for MGM shareholders.

But at this time, a shareholder of MGM spoke up: "Ralph, but you don’t have experience in operating film corporations. How do I know that you can develop MGM? No one in the world can invest 100% and make money. Feng must have Any investment is not profitable, but it has not been reported."

"We need MGM to continue to provide better movies to people all over the world, and we need the brand MGM to continue to reverberate throughout the world. This is not something that can be done with a few screens. Maybe it hasn't waited for China's film market to rise, MGM Is already bankrupt."Ralph looked at the shareholder with a sneer: "MGM bankruptcy? It is possible in your hands and in Sony's hands, but in the hands of Wind & Rain Holding Company, it is absolutely impossible! Although MGM owes a lot of debts, but that little money, we Boss can settle the account by himself."

"You are welcome to say, let the Corporation go bankrupt to avoid debt, and choose to pay off the debt by ourselves, our Boss will definitely choose the second. Amazon and Google have just been listed not long after the stock price is still rising. Wait three years later , Our Boss can cash out just a little bit and we can pay off MGM's debts. Do we need to let it go bankrupt?"

"Our partners have the most advanced disc production technology. We will make MGM movies reappear in front of people in the form of high-definition discs. We will make MGM movie IPs rejuvenated. We will also make MGM, Put other film companies underfoot and become the world's number one again! "

Ralph’s language is very provocative. He drew a pie for these shareholders, a pie for these shareholders to drool with desire.

This big pie can not only satisfy their spiritual needs, but also their material needs."Don't forget that Sony Corporation itself has no money, and we have sufficient cash. We will buy your stocks in the form of cash, instead of using high-risk bonds to pay as Sony did. If you're welcome, Sony is not an acquisition at all, it is clearly using your own stock loans to buy the Corporation that originally belonged to you! "

"Even if you think that we don't understand MGM, we may not manage it well, but don't you still have you? As long as you still love MGM and want it to truly resound in the world, then selling MGM to us is the most correct choice ."

Ralph's words touched some people. There are people who are not satisfied with Sony's financial leverage acquisition program. Although it may bring high returns, it also means high risks.

Some people are still unwilling to gamble. They just want to take the money and retire with peace of mind. Maybe you can invest in some other stable stocks, but you won't invest in these high-risk products.

"Mr. Ralph, we still need to discuss it. Frankly speaking, your terms are very moving, but you can't tell, Sony will offer higher terms?"

Ralph is a little angry, these cunning and greedy guys, they definitely don't think Sony will offer higher terms, they want Wind & Rain Holding Company group to offer higher terms! "Then you guys think about it. In fact, there are some relatively high-quality film corporations that are also within our scope of inspection. Think about the Company, which is our rival, even Microsoft has suffered a lot!"

Ralph's words before leaving made MGM shareholders look at each other in dismay.

They remembered that at the time it was rumored that Microsoft had swept Feng Yu out, Microsoft’s stock price began to plummet and the internet/network bubble broke out. The first person to bury funerary dolls, Wind & Rain Holding Company, was the cause of their explosion. Those internet/network Corporation scandals came out, which caused the internet/network bubble.

It was also that they were the first to sell Microsoft stock, which caused a panic sell-off of the stock, which caused a sharp drop.

But after all, they are for the benefit. If Sony can bring them greater benefits, then they will choose to cooperate with Sony.

Chapter 1454: Acquisition Of Cinema Lines (5/10)

Wind & Rain Holding Company Group announced that it will spend five One billion US dollars to acquire 98.3% of MGM shares. The remaining 1.7% will be in the hands of several MGM executives including Mayo. Will continue to be MGM, and Wind & Rain Holding Company also has the power to compulsorily acquire MGM shares from those shareholders.

On the same day, Wind & Rain Holding Company announced that it would reorganize MGM’s assets. Among them, MGM’s coffee assets were sold to Starbucks, and MGM’s hotels, resorts and other property assets were sold to Trump Holding Group, which is Donald's Corporation.

Several of MGM's film corporations, cinema chains, and television corporations are retained by Wind & Rain Holding Company and run by themselves.

At the same time, Wind & Rain Holding Company announced that MGM Corporation will continue filming the 007 series this year. The script has been written, and it is guaranteed not to disappoint everyone.

At the same time, the production of several films has been put on the agenda. The scripts have been certified by the film union in the United States, so that even if they are not filmed, others cannot imitate them.

These scripts are all dictated by Feng Yu, recorded and perfected by well-known screenwriters. Among these well-known screenwriters, there is also a great director who is the director of Batman. Feng Yu intends to give him a movie to shoot. The name of this movie is "Inception"!When everyone thought that this was all the actions of Wind & Rain Holding Company, Wind & Rain Holding Company announced that it would start the acquisition of AMC Cinema Corporation, which is the second largest theater company in North America, with thousands of dollars. The screen is also one of the first theaters to have 3D and IMAX theaters.

At this time, it will take some time before the box office outbreak in the United States, so these theaters do not need too much premium.

But even so, the purchase price offered by Wind & Rain Holding Company exceeded $1.6 billion.

According to the asset evaluation, the market value of AMC at this time is about 1.5 billion US dollars, which is a premium of more than 6%!

After the news broke, the entertainment media and economic media were in an uproar.

The front page of many media on that day was this news: Wind & Rain Holding Company entered the film and television entertainment industry aggressively!

When Wind & Rain Holding Company acquired MGM, it was startled, but now it has started to acquire movie theaters again, which many people did not expect.

They think Wind & Rain Holding Company should focus on IT industry, electronics industry and financial industry. This is also the main impression that many people have of Wind & Rain Holding Company group.

Even if it is a retail giant like Amazon, in many people's eyes, it belongs to the IT industry, because it is an internet/network mall that cannot do without internet/network.And such industries invested by Wind & Rain Holding Company Group also performed very well. Although Amazon's profitability has not been very high, it has developed into the world's number one internet/network mall. From the steady increase in its stock price after listing, it can be seen how investors trust it.

Google Corporation, which was abandoned by Yahoo at the beginning, has now grown into the world's number one search engine. At the same time, they also know that Corporation Baidu, the world's second search engine, also has Feng Yu's investment, which is invested in the name of another Taihua Holding Group.

Among the two holding groups controlled by Feng Yu, Corporation Wind & Rain Consultation, which has the highest market value and assets, is mainly engaged in financial investment. This is also analyzed by many people. Feng Yu's real rise of Corporation.

During the Asian financial turmoil, even big players like Soros lost, but Feng Yu seizes total victory and his assets skyrocketed.

Then the stocks and futures that Feng Yu invested in are all profitable. Even now, Feng Yu's investment in the futures market is still the most.

But just when they thought Feng Yu would continue to invest in such companies steadily, Wind & Rain Holding Company Group actually invested in the film and television industry. Was this the idea of Kameido Masao or Feng Yu?After the news broke, the giants of the US film and television Corporation felt troubled. MGM, the dying lion, in Feng Yu's hands, may truly become a male lion to devour the market that originally belonged to them.

The most depressing thing here is Sony Corporation. They had hoped to acquire MGM, so that they would become the world's largest film and television production Corporation and would have the most film and television rights. Combine strong forces and despise other Corporations.

But all these dreams were shattered by Wind & Rain Holding Company Corporation.

They snatched MGM away from Sony. In addition, MGM CEO Mayo ridiculed Xiaojiazi. This incident was also told by Mayo in front of the media.

The reports on the entertainment page that day were all saying that Sony was so small, and other film and television companies also took the opportunity to criticize Sony, making Sony Pictures very passive.

Some media even claim that Sony can't even get five One billion dollars, and Sony is no longer a big company in the first line. This news caused Sony's stock price to drop a lot that day.

And this time, when the Wind & Rain Holding Company Group wants to acquire AMC, Sony originally planned to pit the Wind & Rain Holding Company Group once and raise the price.

As a result, as soon as Kojima Cangjie contacted the president of AMC, the other party directly refused, without even listening to the offer.Because the other party believes that no matter how much Sony offers, there is no cash. They will never accept the acquisition of financial leverage anyway, after all, AMC's assets are still relatively good, the profitability is fair, and the debt ratio is not high.

Kojima Cangjie is depressed. The other party doesn't even give him the opportunity to make an offer. How can he raise the price?

MGM was acquired by the Wind & Rain Holding Company Group, and he has been criticized by the headquarters. This time I wanted to take revenge, but it seems that everyone now believes that Sony has no money.

Sony can't get five and one billion dollars in cash, but there are 1.5 billion dollars in cash. Why can't it make a quotation? Can't you listen to it?

There is no rival to compete with Wind & Rain Holding Company Group. No one now thinks that investing in theaters will make a lot of money. It's just that the number one cinema chain is a bit nervous. They think Feng Yu intends to form the world's largest cinema chain Corporation.

AMC plus MGM’s original theater line is not much different from them. If one or two small theater chains are acquired again, becoming the world's number one is absolutely easy.

It may be difficult for other corporations, but for Wind & Rain Holding Company group, there is no pressure.And they also know that Taihua Holding Group established a theater chain Corporation in China last year. Relying on the construction of Taihua Supermarket Group, every Taihua hypermarket has a Taihua Cinema.

If Taihua Cinemas merge with AMC, then it will already be the largest cinema chain corporation in the world!

The benefits of being number one in the world are self-evident. Boss always has the most voice. So the world's No. 1 cinema chain Corporation also began to negotiate with several smaller cinema chain Corporations, intending to acquire them and ensure that they are the industry's first!

At this time, Wind & Rain Holding Company Group announced another heavy news.

Chapter 1455: Crazy Signing (6/10)

MGM announced that it has signed director Christopher Noland heavily. And this is a long contract, ten years, ten films, using the basic salary + box office dividend model.

For a while, everyone was stunned.

What surprised them most was who was this Nolan?

At this time, Nolan was still an unknown young director, or a new director who switched careers from camera, screenwriter, and actor. Everyone's impression of him may only be "Shards of Memory". This is a movie with a mediocre box office response. It is neither a commercial film nor a literary film.

To say that in the near future, Nolan still has some other actions. For example, he is the director of the comic film "Batman", and this movie is scheduled for this summer and was invested by Time Warner Corporation.

Ordinarily, even if MGM signed the new director and bet on his future, it shouldn't have given such generous terms. To get box office dividends, it must be a big commercial director, Spielberg, Cameron, right?

And ten films in ten years are too productive. Does MGM have no directors, but there are many successful directors in Hollywood. Why did you choose such one?Nolan is a director that Feng Yu likes very much. The previous generation/life Nolan one step, one footprint, has gradually become the world's top director. The most important point is that Nolan's film implantation is not traceable, but it is very effective.

Movies want to make money, and implantation is a be effective way. However, if the implantation marks are too serious, it will greatly affect the viewing experience.

And Nolan filmed hero movies very well. Although DC comics belonged to Warner, they would not sell them if they were killed, but Marvel did not say that they might not sell them, and the Marvel movies at this time were not as fiery as before Feng Yu previous generation/life was reborn. /popular, maybe you can spend a little less money to get Marvel under your command.

And Marvel's income is not just the benefits of adapting movies. Wind & Rain Games, which can be adapted into a game, will definitely have a lot of income. The re-publishing of comics, animations, cartoon dolls, costumes and other peripherals can also be developed. These are all money.

Many people think that some movies lose money at the box office, but why do you still shoot a sequel? It's not that the investors are stupid, or that the producer Corporation is brain-dead, but that they make money back through the peripherals.Maybe the film lost tens of millions at the box office, but from the surrounding area, it can make back 100 million. And the sequel has another advantage, that is, it can drive the surrounding fiery/popular, and it can also drive the sales of the discs of the previous movies and get another income.

Therefore, when many movie companies sign contracts with actors, they sign three or four film contracts at once, letting a person represent a character image, so that they can prevent the actor from leaving, causing the sequel to not be accepted by fans, or the actor The skyrocketing film pay has affected their production costs.

The reason why Feng Yu gave MGM such a generous treatment to Nolan was because he was afraid that Nolan would be poached and be poached by Warner. After all, the Batman Nolan filmed for Warner was about to be released at this time. If it’s public praise after the release. , The box office is high, then Warner will inevitably ask Nolan to shoot a sequel.

It's a pity that Warner gave Nolan a fixed salary at this time, which is totally incomparable with MGM. Although box office dividends are also risky, Nolan can only get net profit(s) dividends, which is the box office minus three times the production cost, and the remaining money is the box office profit.

But this condition, at this time, no one gave Nolan such an unknown director.

What's more, before Nolan signed a contract with MGM, he also got the news that Cameron was going to fight for commercial films again, and MGM was the first to leave the olive branch.Cameron has been shooting documentaries in recent years. Many people have invited him to film the Terminator, but Cameron refused because he has a script in his heart. It has been almost ten years and no one wants to invest.

This is the script he wrote before the Titanic was released. Originally, he thought that with the unparalleled box office of Titanic, he should be able to get a huge investment.

But those corporations are very dissatisfied with Cameron's shooting and production speed, because Cameron said that he planned to use the fantasy of Wudaoluo to watch this movie, which makes people feel refreshed.

In this simple cool, it would be nice to highlight a universal value.

After signing the two directors, Feng Yu intends to meet them personally to correct some of their wrong ideas, so that they can make money for the Corporation faster.

Chapter 1456: Lessons For Big Directors (7/10)

James Cameron sits on the sofa. As the world’s top director, he has seen countless movies of Corporation Boss and investors, but never once was he so nervous today, even when he got the investment for the first time. Not so, because the big boss he is going to meet today is the richest man in the world.

When Ralph told him that the boss was going to see him, he was stunned. He never thought that a big boss like Feng Yu would take the initiative to meet him.

Of course, his inner heart is also very happy, the world's richest man, this is the first time he has seen him.

He saw a youngster in casual clothes walking in, followed by Ralph, CEO of Wind & Rain Holding Company, and knew that this person must be the legendary richest person in the world.

"Mr. Feng, hello, this is James Cameron." Cameron quickly stood up and stretched out his hands.

Feng Yu simply struck up with Cameron and sat on the sofa: "Sit, don't be too nervous."

Cameron said to his heart, can you not be nervous, before coming in, your four bodyguards searched me all the time, so I was almost naked for inspection.

"James, your Titanic, the Terminator series, true lies, etc., I like it very much, so I heard that the movie you have always wanted to make has no investment, so Ralph will send someone to contact you." Feng Yu raised Erlang's legs and leaned on the sofa and said."Thanks to Mr. Feng for his appreciation. I am a director. It is my honor to let others like my movie." When he said this, Cameron's face was unconcealed.

"It's just that you also have a title, a money-burning director, and that is that one of your films will bring down a company. It has been proven during the Titanic, and this has also led to your new film, no one dares to invest. Payback cycle Too long, too much investment, too many variables."

"But I have confidence in you, or I am very optimistic about movies like 3D and IMAX, to give viewers a more perfect visual experience. Our Corporation acquired the AMC cinema chain, plus the original MGM cinema chain, we have the most 3D screens And the IMAX screen."

"And we are refurbishing the theater to increase the number of 3D and IMAX screens. In the future, our movies will be based on the viewing experience. It just so happened that we learned that the "Avatar" you want to do, or this series of movies, is in this way."

When it comes to Avatar, Cameron started unceasing torrent to introduce the selling points of this movie. He wants to prove to Feng Yu that this movie will definitely make money, and it will never go wrong.Feng Yu waved his hand: "You don't need to say much about the plot, I understand what you mean. But you said you need to take into account politics, culture, environmental protection, religion, race, etc., don't you think it is too much? I know you want Satire through this, satirize human arrogance, greed, and ignorance, but don’t forget that love is one of the eternal themes in the movie."

"We have love, or love across races." Cameron emphasized.

"No, there is a problem here. The story you told me just now is clearly the incarnation of this human being and has had love with the females of the Avatar tribe. But apart from thinking, they are clearly a race in terms of appearance. The biggest opposition here should be the contrast and interaction between the body and the incarnation."

"The protagonist's real body is very empty in the movie, and there is nothing to do. This is too much different from the relationship between Jack and Rose. And there are very few interactions between you in front of you, and you have to follow it. The big scene, although this is very cool, it will be very shocking, but it is difficult to resonate emotionally, because you set a happy ending."

"I'm not saying that this kind of ending is not good, just how to shoot a sequel? Isn't your dream to make this shooting a series?"Cameron was overjoyed: "Mr. Feng is willing to invest in a series for me, that would be even better. Of course I want to shoot him into a series, which will be recorded in the film history! Of course the ending can be changed slightly, I will write The second script, so that we can know how to connect with the first. If Mr. Feng is a director, he will definitely be one of the most successful directors."

Feng Yu enjoys Cameron’s flattery, but he actually knows very well that he doesn’t even enter a single aperture for the director.

"It's okay if you understand, I am very optimistic about you. Whether it is this "Avatar" or the Terminator series, there are extremely high requirements for film technology. Many Corporations can't do this, but Industrial Polishing Corporation can. Complete. Wind & Rain Holding Company Group is cooperating with Industrial Polishing Corporation and intends to invest several hundred million dollars to obtain the controlling interest in Industrial Polishing."

"Also, Weta Digital, which produced the "Lord of the Rings" series, is also studying to acquire shares. Peter Jackson is also one of the directors I admire very much. We are also in contact with him to sign him and shoot the epic masterpiece of the magical series. ."

Feng Yu said it nicely, but in fact, he is basically disdain as beneath contempt for the so-called magical epic masterpiece. What is an epic? It should be historical poetry. They have a relationship with history? The Lord of the Rings is history? Or is the hobbit history?It should be said that they created a new history, a fictional mythical history, just like the Marvel world created by Marvel Corporation.

However, the epic that people generally recognize is the medieval knight war. It seems that now with the development of science and technology and the development of society, people are increasingly wanting to read ancient stories.

The so-called magical series is nothing more than the realization of those scenes that people dream of, such as magic, dragons and the like. It can be said that in the past fifty years, too many technologies are now considered unrealizable black technologies. Even in the past ten years, there are many technologies that people could not imagine.

For smartphones, if they appeared ten years ago, it would be black technology. Well, it's still that kind of useless black technology, because it can't really be used without other technologies.

When material life is satisfied, people begin to pursue spiritual life. Just like ancient emperors, no matter which country they are in, they all pursue longevity. The same is true for people nowadays. Various science and technology that continue people's lives have been researched, and medicine can also be regarded as one of these categories.

People's thoughts are actually very active, which can also be understood as a big brain. Various hero cartoons in the past are to satisfy people's psychology.Nowadays, comics are no longer enough. People are looking forward to scenes that can appear in front of them, such as movies.

Therefore, in the future, the proportion of movies in culture will become larger and larger, and the enjoyment brought by movies is the most intuitive.

"Mr. Feng, with the support of these two corporations, after we cooperate with other corporations, we will soon complete the shooting task. I think this movie may be released in advance."

"It's okay, work slowly and do meticulous work, I believe you won't let me down."

Seeing Cameron going out dizzy, Feng Yu felt very fulfilled.

Chapter 1457: Stan Lee (8/10)

"Boss, those two movie special effects corporations, do we really want to buy them?" Ralph felt that the money was too expensive. Is the movie special effects corporation so valuable?

"Only holdings are needed, so that they can give us priority to produce special effects according to our requirements. These two are the world's two most famous film special effects Corporations. After we both have holdings, we are the world's number one in film special effects. ."

"Ralph, you have to remember that movies can be seen in plain terms, with eyes. The excitement of the story is very important, but the visual effects are also very important. Even the quality of the visual effects can also affect the preferences of the audience."

Now those big movies are mainly big scenes, big productions, big stars. But in the future, more cool visual and sound effects must be added.

"Okay, then I will talk to them, and I will get the controlling interest of the two corporations as quickly as possible. But whether it is GCEO rge Lucas or Peter Jackson, they are very proud. We may not be able to get the controlling interest. ."

"Go and talk to Peter Jackson. I think "The Hobbit" is very interesting. I plan to invest and let him film it. As for GCEO rge Lucas, you told him that Star Wars fans have been waiting for a long time, and a new movie should be released! "
"And it doesn't have to be to buy equity from them. We can invest in shares and let their Corporation expand its scale, so that they can undertake more special effects production in the future."

Those two are businessmen, but they are also big directors. If you invest in them and let them shoot their favorite movies, then you can draw in each other's favor.

Feng Yu is planning to shoot a comic film, which requires the improvement of film technology, especially special effects technology. But before shooting all this, Feng Yu still needs the father of Marvel to create a new hero, a hero from China.

Chapter 1458: Combination Of Chinese And Western (9/10)

"Boss, do you really plan to enter the film industry, or do you plan to pack it up and resell it?" Kameido Masao came in at this time and asked.

Although Feng Yu has made a lot of big moves to integrate some resources, there are many such corporations in the world that specialize in integrating resource advantages and then sell them for profit.

For example, three comprehensive corporations bought all of them and then split the business. The electronics category is merged, the trade category is merged, and the food category is merged together. In this way, three very large-scale companies with a single business with great advantages can be formed, combining the non-performing assets of the three corporations with another subsidiary corporation, and then filing for bankruptcy.

In this way, by selling the three integrated Corporations, high profits can be obtained. Corporations such as Goldman Sachs and Morgan are very good at this.

And after their integrated Corporation, they never worry about not being able to sell, because they will sell specifically to fixed customers. If this fixed customer really does not buy, then they will operate their own business, relying on their own advantages to erode the other party's market and force the other party to buy it.

All of this must be based on their sufficient cash and rich network resources, and it just so happens that Wind & Rain Holding Company Group now has this condition.After Feng Yu arranged for the acquisition of MGM, although he claimed that he would shoot some big movies, none of them have been officially launched yet, and Feng Yu also ordered people to quickly reorganize the MGM business, some businesses that are not related to movies, all Sold off.

Kameido Masao is uncertain whether Feng Yu really intends to enter the film and television industry, or to make some gimmicks and sell the Corporation.

If you look at the scale of the theater alone, then this theater alone is worth a lot of money. There is also the film and television production Corporation. As long as one or two movies can get a high box office, the public praise of MGM will rise again, and then MGM will be valuable.

Feng Yu saw the curiosity on Kameido Masao's face, then turned his head and saw Ralph's expectant expression. He smiled and asked, "What do you think?"

Kameido Masao had some unbelievable speculations: "Boss, you are not really going to enter the film and television industry? This industry has passed its golden period, and we are now entering. It is very cost-free to compete with those established corporations. Effective/worthwhile. Although China’s market is slowly emerging, the culture of the United States is very different from China. China may not like movies that are popular in the United States."

"Furthermore, the two places have different classification systems for movies. China has only one standard, which can be screened and those that cannot be screened. We should all consider these."There are many classification systems for movies in the United States. Children can watch it, teenagers can watch it, and adults can watch it. What time can it be shown and what time it cannot be shown.

As for China, only screenings are allowed and not allowed. For movies that are graded abroad, the footage must be cut in China, otherwise they don’t want to import them.

"Kanda, Ralph, even if there is no China market, I think the film industry in the U.S. is worth investing in. Movies will rise again in the future, and people will appreciate this popcorn film even more. The prosperity of the cultural industry is also a source of Since the economy is developing well, the economic situation is getting better and better now. How could the cultural industry be worse?" Feng Yu asked rhetorically.

"Also, the industry has a golden period, but the industry has more ups and downs. If you study carefully, you will find that some traditional industries have periods of ups and downs. They will not always be in the cold winter. Sooner or later, they will return to the spring. In midsummer, we have entered a fruitful autumn."

"As for opening up the Chinese market, I have a good idea. This idea may allow Chinese movies to enter the boom earlier."

Kameido Masao and Ralph looked at each other, both of them looked confused. Boss, this is another good idea. Will it succeed? Didn’t you make a movie before Boss?"China cooperated with the United States for filming, adding more Chinese elements to the film."

In time?

This is not a very new idea. Many years ago, there were co-productions between the two countries, and the co-productions between China and the United States had already existed. What a good idea?

Just adding more China elements is a pretty good gimmick, but whether it can succeed is unpredictable.

"Boss, China is cooperating with the United States for filming. I can understand that this is nothing more than an investor from China. But the addition of China elements in the film is not too good? The cultures of the two countries are fundamentally different. It is very different in the United States. China may not like movies about fire. And movies that China likes very much, may the US not like to watch them?"

Ralph believes that this investor who joins China, entering the Chinese market under the name of a co-produced film, can have an advantage over imported films. The simplest thing is to get more box office share.

But adding China elements, it becomes a China movie. China movies are not good-looking. For example, the original Hong Kong movies are still very popular in the United States. For example, Bruce Lee, and the current Van Long are good, or even count Last week Ren Fa and Li Lianjie (Jet Li) also had a good box office appeal."You don’t understand what I mean. Do you remember the return of the mummies? Taken from Egyptian myths and legends, it was a great success. Then why can’t this story be moved to China? China also has very mysterious ancient tombs, such as The Mausoleum of Emperor Qin. China is also one of the four ancient civilizations with a long history and a mysterious veil."

"There are also future sci-fi movies, why can't they be placed in the context of China? Don't you think that China will become the world's top power in the future? Since it must be, why is there no China in the future? The United States dominates All over the world, this little kid will not believe it."

"So many movies can be shot in China. China has very beautiful landscapes, many of which are unique and unmatched in the world. For co-productions, then there must be Chinese actors and even lead actors."

"Or we can gather some of the most representative actors in the world and shoot a representative movie. For example, it's all action actors, and a movie full of tough guys! "

Kameido Masao looked anxiously at Feng Yu: "Boss, all men's movies, no one likes to watch. And tough guy movies are not popular now, people have enough of those outdated old themes."Feng Yu shook his finger: "No, the subject matter is never outdated. It mainly depends on how the actors perform. Nostalgia, do you understand? It's like a retro car. There are always people who like it, and there are still a lot of people. Movies will become popular again. This is a story I wrote. If you let people find Stallone, I think he will be interested."

Ralph looked at the name of the script, the Expendables?

Is this name too frustrating?

Chapter 1459: Do N’t Say Just Do It (10/10)

"The ridiculous MGM, the ridiculous Wind & Rain Holding Company Group, the ridiculous Feng Yu."

"MGM was acquired by the Wind & Rain Holding Company Group and was destined to become a victim of capital."

"Is it a gamble or a farce for MGM to sign an unknown director with a high salary?"

"Wind & Rain Holding Company Group has successively purchased MGM and AMC cinema chains, really intends to aggressively attack the film and television industry?

Chapter 1460: Enter The Entertainment Industry

"You said that GCEO rge Lucas does not intend to sell the shares of Polishing Industry, but to sell the shares of Lucas Pictures?" Feng Yu felt very surprised. This Lucas Pictures was founded by GCEO rge Lucas, although there are not many films. The copyright is in hand, but with the ace IP of Star Wars, it is also very valuable.

Kameido Masao said at this time: "Boss, I don’t think it’s strange. Lucas has invested more than 90% of the film’s income over the years in the polishing industry. This has created a prominent polishing industry. Film special effects technology. The polishing industry is the most profitable company under Lucas Pictures."

"If Polishing Industry is controlled by us, it is equivalent to losing control of Lucas Pictures' most advantageous business, then Lucas Pictures may start to lose money."

"Since we have put on a posture of be determined to win, Lucas might as well sell us the overall take-out. This is worse than the fall of Lucas Pictures in the future, like the previous MGM."

Feng Yu frowned, is this really the case? If this is the case, then Lucas may not be sold. With the trump card of Polishing Industry in hand, Lucas Pictures can continue to stand in Hollywood.Ralph opened his mouth and explained: "Boss, I don’t think it’s surprising. Don’t look at Lucas’s wealth, but they don’t have much cash at Lucas Pictures. During this time, Lucas just had an idea to bring Star Wars The idea of filming as a TV series is said to have finished writing the script, but no one has invested in it."

"Don't Lucas himself even have the money to invest in a TV series?" Feng Yu couldn't believe it. Lucas's net worth was two to three billion dollars. Even if he took a loan, he could get enough funds. .

Even if Lucas wants to shoot Star Wars TV sets, can't all TVs be filmed as movies? Well, the investment in a ministerial TV set is definitely not a small amount, perhaps even higher than that of SHIELD.

No, with Lucas' consistent perfect sth that is already outstanding, the production cost of this film must be higher than that of SHIELD.

"It's strange that Lucas is a person who doesn't like borrowing money. His Corporation, Lucas Pictures, including all the subsidiaries below, have no debt. I really don't know what the people of his Corporation think. With the name of Lucas, or the strength of their Corporation, getting a loan is actually very easy."
"Moreover, Lucas does not invest in finance. He does not invest in other popular investment industries such as real estate. He concentrates on film and related industries. From this point of view, he is the filmmaker in the mouth of a movie fan. And he still takes it every year. Spending a sum of money for charity, my life is not luxurious."

"He created fifty episodes of TV scripts, but the budget for each episode is as high as 20 million US dollars. This is the result of his desperate compression."

Feng Yu's eyes widened, what the hell, shooting a TV, it costs a billion dollars? Who will invest this TM for you!

Feng Yu is not going to invest anyway. He is not a veteran Star Wars fan. Even if he does, he will not invest. It will definitely not recover the cost. This TV series is more expensive than some movies. It is impossible to make money!

Feng Yu remembered that the production cost of the previous generation/life S.H.I.E.L.E.L.D. film was 80 million U.S. dollars. The special effects were all complained, and the plot was not compact enough, and the scene was not enthusiastic enough.

The production cost of one episode is less than four million US dollars, including all costs, and it has caught up with the popularity of Marvel movies and the skyrocketing fans. How can you make money in this episode of four times that of others?If the production cost of an episode can be reduced to 5 million U.S. dollars, Feng Yu will also consider investing. After all, TV sets have longer broadcast time, and there are rebroadcast rights and CD sales rights, which should also be able to save money. If it drives the industries around Star Wars, then it may make money.

But even if the investment of 250 million U.S. dollars took two or three years, and then the book made 25 million U.S. dollars, it would still be a loss after inflation was eliminated.

It is more difficult for TVs to make more money than movies, unless they can broadcast a TV show on multiple channels at the same time, but in that case, the premiere rights may not be sold.

"Because of this, he wants to invest himself? Then he would rather sell the shares of the Corporation instead of bank loans?" Kameido Masao feels inconceivable. Although the loan interest is relatively high, it is compared to selling the shares of the Corporation he founded. Loan is still the choice of more people?

But considering that Ralph's offer to Lucas is relatively high, perhaps this impressed him.

"Then what do they plan to sell Lucas Pictures?" Feng Yu asked.

"At this time, after our assessment, Lucas Pictures is worth about 2.6 billion US dollars. If we want to become a controlling shareholder, we will have to spend at least 1.8 billion US dollars to purchase 67% of Lucas Pictures at a premium. Shares." Ralph said sternly.At the same time, Ralph hesitated. Of course, Wind & Rain Holding Company can get the money, but with so much investment, how much profit should be cost-effective/worthwhile?

For example, the same investment of 1.8 billion US dollars, one business can earn 1.8 billion US dollars in three years, and another business can earn 1 billion US dollars in three years. Although they are all making money, it feels like a loss in this comparison. Same as 800 million dollars.

It’s another $1.8 billion. This time Feng Yu also feels that he has become a big player. In order to block the expansion of Sony Pictures, he acquired MGM and then the movie theater line. He also thought about taking shares in Weta Digital. Spend at least US$1.8 billion to acquire the shares of Lucas Pictures. In order to prevent Sony from expanding, the real investment exceeded US$10 billion!

This has not yet been calculated, Feng Yu's favorite Marvel entertainment, if you include this Corporation, the numbers will be even more exaggerated.

"Boss, don't forget it, let's take a share. With the name of our Wind & Rain Holding Company group, even if it is a share, we can have a lot of say." Kameido Masao suggested.

"No, since he gave us the opportunity to hold a shareholding, then it is good to hold a shareholding. Is it $1.8 billion? I bought it!

With this $1.8 billion, Lucas Film Industry was controlled, and the polishing industry was also indirectly controlled. This business is definitely profitable."Then, do we still acquire Marvel Entertainment? Do we still acquire Weta Digital?" Kameido Masao asked seriously.

“Continue to acquire and expand our scale. Then we will integrate them together to form Wind & Rain Entertainment Group, merge Wind & Rain Games into this group Corporation, and then acquire several influential TV stations. Incorporate into the banner to form an entertainment group! "

Chapter 1461: Expand, Expand

"Feng Yu wants to build an entertainment emperor·· country?"

"The entertainment toy of the richest man in the world! "

"Feng Yu entered the film industry because Feng Yu likes watching movies! "

"Starting from MGM, Feng Yu's invasion of the entertainment industry has never ended."

"Feng Yu has been involved in the entertainment industry in China, intending to let China entertain and occupy the country of the United States."

"Years ago, Wind & Rain Games was also Feng Yu's layout?"

Chapter 1462: Collision With Jixiong Investment

"Hey, dear Feng, I heard that you have been frequently logging headlines in the U.S. during this time?" Kirilenko called, his voice still loud.

"These media are so annoying. Isn't anyone worth reporting except me?"

Kirilenko: "Hey, other people want to make headlines, but are you still annoying?"

"We talked to some corporations about the acquisition and asked them to make a report like this. Those greedy guys all bid up the price, as if it was written on my forehead that people are stupid and there is a lot of money."

Feng Yu is also a little depressed. His name as the god of investment by the media seems to be of great help to his investment. For example, the company will receive great attention if it is a listed company. The stock price must soar.

But at the same time, there is also a lot of trouble, that is, what company he wants to buy, the other party's price will always be much higher, as if he wants to share a large profit from Feng Yu.

They think that the Company Feng Yu wants to invest in will definitely make a lot of money. Since they must be able to make a lot of money, what's the matter with them?

Fortunately, Feng Yu did not personally participate in these acquisition negotiations. If he personally participated, perhaps those greedy guys would bid higher prices! "Hahaha, who makes them believe that you will make money by investing? How about this entertainment industry, really with great prospects for the future?"

Feng Yu also said why Kirilenko was not in the United States and even called him. It turned out that he smelled a fishy smell.

"I can't say that it must be with great prospects for the future, but it must be profitable. Why, you are also interested? Investing in this now, but not investing in finance to make much money. If you want to surpass Bill Gates, then investing in this is no good. ."

If you want to surpass Bill Gates by investing in the entertainment industry, unless your company has a lot of high-quality assets and then speculates on the stock price after listing, it is too difficult. The investment amount will be very large and the operation will be very difficult. Feng Yu is Kirilenko is not recommended.

"That's it, then I'll let it go. By the way, I called you to explain something. That Weta Digital, my people are talking, they said they saw people from the Wind & Rain Holding Company group, Are you buying that Corporation?"

"You want to buy Weta Digital too?" Feng Yu was shocked, how did he collide with Kirilenko's investment?"Feng, listen to me. I heard that you want to buy Polishing Industry, so I arranged for subordinates to buy a similar Company. They chose Weta Digital according to their strengths. I thought it was enough for you to buy Lucas Pictures later. , I don’t know if you want to acquire Weta Digital."

"I think Weta Digital must sell you no more than 30% of the shares? Because Weta Digital promised my Corporation to sell no more than 20% of the shares, so this is an accident. Unknowingly, a secret bid was made and Weta Digital took advantage."

Kirilenko was also a little depressed. How did he know that Feng Yu was going to play such a big game? Didn't Feng Yu buy a company in the industry before and then grow? How did it change this time, do you want to synthesize a Big Mac directly?

If he knows that Feng Yu wants to buy, even if he wants to buy it, he will first discuss with Feng Yu how this can happen. If Feng Yu thinks that he is deliberately rushing to invest, it will have some impact on their friendship, which he absolutely does not want to see.

Feng Yu is a bit not to know whether to laugh or cry, Kirilenko’s habit of capitalizing on venture capital is too tight, right? In fact, if Kirilenko acquired Weta Digital, it would be good, at least in terms of investment that does not involve the state, Kirilenko has never sung against Feng Yu."Brother Ki, let's put it this way, I personally like the application of special effects technology in movies in the future. People's economic conditions are getting better and better, so they will increasingly pursue spiritual and cultural enjoyment, so the movie market may be It is getting better and better. This can be seen from China."

"And my plan is that movies will use more and more special effects in the future, maybe even more than 90% of a movie needs special effects technology. That's why I wanted to buy industrial polishing, and finally decided to buy Lucas Pictures. And Weta Digital is also one of the best special effects corporations in the world, so I naturally want to acquire it."

"But in fact, if I buy it, it may exceed the monopoly line established by some countries. It may be better if you buy it. In this way, I asked Kameido Masao to say that the acquisition of Weta Digital is just a cover, in order to communicate with Lucas Pictures A guise for negotiation. If possible, buy Weta Digital. At least I can guarantee that you will definitely make money in twenty years."

Not to mention the Hobbit, plus Marvel's hero movies, Terminator series, Star Wars series and Avatar series, etc., must have the top film special effects technology Corporation to cooperate.

And in the future, China's movies are also developing in this direction. At that time, the movie special effects Corporation will get too many contracts. As long as the technology is good enough, then it will definitely make money.Kirilenko's acquisition of Weta Digital's shares will not cause any problems in cooperation between the two parties, and will not form a monopoly, touching the lines of some countries.

"That's OK, let me talk about it, and try to acquire at least 50% of the shares. Then I buy a share in the founder's hands, and then he can become a major shareholder." Kirilenko happily agreed. .

As for funds, loans can be made. The share price of Ebay Corporation has risen a lot, and he can use part of the stock to mortgage loans without difficulty.

Movie special effects technology, he also found it very interesting, if you buy it, it will be fun. When the time comes, the movies released in the United States will be produced by my Corporation, so let’s see how you filmmakers in the United States play!

In terms of national competitive mentality, Kirilenko has to step on the hearts of Americans, more than Feng Yu wants to step on the hearts of Japanese people. After all, Kirilenko has experienced the disintegration of Soviet Union by the US pit. .

"By the way, Feng, I heard that you still let people buy TV stations? It's really like what the newspaper said, you want to attack the entertainment industry in an all-round way, and create ****?" Kirilenko was curious. Asked.

"If you have this idea, you know that I am a person. Either don't do it, do it, and strive to be the best." Feng Yu said lightly.

I didn’t have this strength before, but now I have it. Why not play bigger?"Hahaha, Feng, you are right, we will do our best. We must have the final say in the future of movie special effects technology. By the way, the sales of our XOS system have recently declined very seriously, it seems a lot Users are all waiting for Microsoft's new system."

Feng Yu raised an eyebrow, waiting for Microsoft's new system? After Microsoft's new system is launched, the outcome will be known!

Chapter 1463: Microsoft Conference

The VISTA system originally planned to be released in May, due to the urging of those PC manufacturers, and Microsoft’s disapproval of Lenovo Kingsoft's cannibalization of their market, so they reduced some programs, first launched the so-called home version, and Their announcement will soon launch the personal version and the company version.

The home version is actually a castrated version of the personal version. Some programs are removed and some functions are missing, so that they can be sold at a cheap price.

Compared with the personal version and the home version, as well as other versions such as the Company version, the kernel is the same, but the added programs are quite different.

Originally, VISTA was a brand-new concept system proposed before the completion of XP, and the plan was to introduce it to the market in three years. But XP sales were very good at that time, and they had no other competitors. In addition, at that time, Microsoft discovered that Lenovo Kingsoft was trying to challenge their position in office software, and it was doing very well on smartphone operating systems. Well, so they slowed down this part of the research and development, and instead increased the research and development of office software and smartphone operating systems.

Regarding the design of VISTA, it has been changed again and again. If it hadn't been for Lenovo Kingsoft to launch XOS, it might take a while for this system to appear.

At the beginning, this system was not called VISTA, but Longhorn, which is also the most critical technology claimed by Microsoft.In this, Microsoft thought of several other programming modes, and finally gave up for various reasons, which caused the VISTA development schedule to be delayed again and again.

However, they can't blame others for this. Microsoft thought they had no rivals, so they relaxed their vigilance. How could they know that the LINUX system they have always been the most vigilant, or ashes burn once more, in a competitor they never thought of There.

Microsoft has always wanted to eliminate the LINUX system, and even cooperated with competitors such as IBM and Fruit Corporation for this, because the LINUX is open to the basic code and completely free, which will seriously affect the sales of their products.

Microsoft is not afraid of the development of IBM and Fruit's systems. They are confident that they will firmly occupy the leading position in the market with better operations. As long as the market is still profitable, Microsoft will continue to make money.

But they are afraid that this free LINUX will be bigger, which will highlight the high price of their Microsoft system, which will make more users complain about it.

At the beginning, Microsoft did a good job. They united some big software Corporations to suppress the LINUX system, and dig out the engineers who originally developed the system, so that no one would continue to upgrade the LINUX, making the system, It has become a plaything for some software enthusiasts, so you can write and play by yourself.But when Lenovo Kingsoft announced the HOS system for smartphones, Microsoft discovered that something was wrong. This is the LINUX kernel upgrade. At the time they thought that Lenovo-Silver Mountain Corporation was just making the operating system for smartphones, but they never thought that they even made the operating system for PCs.

As soon as this PC operating system appeared, it quickly gained the support of many hardware manufacturers, and later received the support of many software corporations, especially after the top company in the IT industry such as SoftBank also announced support for the XOS system. Microsoft only realized that the matter was serious.

Fortunately, they responded quickly. It didn’t take long for their VISTA home version to be made. It won’t be long before the personal version, company version and other versions will also appear. They want to see it, but the Lenovo -Silver Mountain Corporation's system, how many people still buy it!

Now those PC manufacturers that have launched pre-installed XOS systems, let them regret it when the time comes. Consumers will still choose our Microsoft system, and they will love the architecture of our new system!

Today, we, Microsoft, announce to the world that the new Microsoft system that you have been waiting for is here. Give up that XOS and return to the embrace of Microsoft.

...Bill Gates stood on the stage, and he personally made recommendations for this new Microsoft system. Even if the market share of Microsoft systems has been robbed by XOS recently, even Fruit Corporation’s computers are selling better than before, but as long as Microsoft’s new systems are introduced to the market, he believes that these problems will no longer exist!

"Our VISTA system adopts a brand-new user design interface, a brand-new command line interface, or a human-computer interaction graphical user interface... Compared with the XP system, nearly a hundred new functions have been added, and we have also built a malicious Software killing tool..."

"In terms of the core, we have made a lot of corrections. It is difficult for general viruses and Trojan horses to damage our system... We have improved the operating speed of the system and enhanced the efficiency of the firewall..."

Bill Gates is very energetic at this time. This brand new system will allow Microsoft to regain their market. Not only will it squeeze the Lenovo Kingsoft's XOS, but also defeat the Corporation that wants to challenge their status on the operating system. , Such as Fruit Corporation.

There are many representatives of the IT industry sitting in the audience, they are all listening carefully, and even some are still taking notes. And those reporters kept thinking about what questions should be asked later.All the cameras are aimed at him. If it were not forbidden to turn on the flash, I'm afraid the flash will keep going.

But there is one person who has a faint expression of disdain on his face at this time, and that is Lei Dajun, president of Lenovo Kingsoft Software Corporation.

Others don’t know, but he was told by Chief Feng that the original intention of this VISTA system was to be a transitional product. Their next-generation operating system plan is called black combing. The previous generation/life black combing was launched when it was launched. Also changed its name to WIN7.

The system that was planned to be launched in 2003 was later due to the good performance of XP, and they did not plan to launch it quickly, so it was deliberately full of speed.

Just because Lenovo Kingsoft's XOS was launched, they had to do it in advance, which also deleted some functions that were originally intended to be added.

What good performance can a system that is positioned as a transitional product during development? In other words, Microsoft itself did not think that this system is so useful.

They have made great changes to the system. If people are not used to this change, then the system is destined to be a failed product.Feng Yu knew about these situations when he was a Microsoft board member/director. Feng Yu deliberately chose to launch the XOS system during this time period to force Microsoft to quickly launch VISTA, which is not a mature product.

Although Bill Gates said on the stage how useful this product is, Lei Dajun still found many shortcomings.

For example, it is so different from XP that users will not get used to it; for example, other software vendors have not yet prepared and have not released application software compatible with their systems, and even those hardware vendors and PC vendors are not ready. Microsoft launched this The payment system is too rushed.

Why can't XOS win the product in such a hurry?

Chapter 1464: The Problem Is Very Sharp

After Bill Gates introduced the product features, as usual, he began to answer questions from various IT industry representatives and reporters, but Bill Gates, the chief engineer of Microsoft, would not feel embarrassed about this.

"Mr. Gates, your VISTA switch is fast, so how fast can it be? Compared with other systems, such as XOS, which is faster?"

Bill Gates frowned slightly. Why compare with XOS? When will XOS discuss two disparate things together with our Microsoft system?

However, he was not very angry, and just said faintly: "Our system turns on and off faster than XP. As for XOS, I haven't used it before, I don't know."

The representative continued to ask: "Will there be the same problem as the XP system, that is, the hard disk light is still flashing frequently after booting, or like XP, the boot is completed on the surface, but there will be a suspended animation after booting?"

XP system has too many services and components that need to be started at boot time, so the boot speed will become very slow. The so-called optimization is not to turn those startups off but to slow startup, that is, the user system starts slowly after logging in, that is, when the hard disk light is still flashing desperately after booting."I haven't found this. The suspended animation of the XP system is also relatively rare. And when I introduced just now, I mentioned a new feature called hibernation, which can put the computer into a low-power standby state, thereby avoiding the computer from constantly The switch on and off can also save users this time."

Of course, Microsoft knows the XP problem. Their sleep is designed for this. There is no need to shut down the machine, and the boot time is naturally saved. This speed is faster than XOS, right?

"Then your sleep state imitates the function of XOS?" the representative continued to ask.

Bill Gates wanted to spit on his face, what is meant by us imitating XOS, this is what we came up with. When we designed this feature, there was no XOS yet!

But he couldn't explain at the same time. After all, the market that XOS was introduced first, they appeared after VISTA, if they did it first, then they would firmly believe that the system of Lenovo Kingsoft is a copycat.

"No, this is an idea we have long ago, and it has been developed a long time ago, and it has nothing to do with XOS. This gentleman, you have asked so many questions, please ask others." Bill Gates blocked it. This person continues to ask questions.He felt that this person was here to find faults, and aimed at their new Microsoft systems everywhere. Then when the XOS system was announced, there was no problem?

The representative sat down a little depressed, and another white man in a flower tie stood up: "Mr. Gates, the minimum memory recommended by your VISTA is 1GB, but the current mainstream laptops have only 512MB of memory, which means , You abandon some computers with lower configuration, right?"

In fact, this representative has not really used it. If you have used it, you will find that if you want to use the VISTA system smoothly, then 2GB of memory is enough, because VISTA will allocate memory more reasonably, even if you have 2GB of memory , The same will feel used up.

However, VISTA does have relatively high requirements for memory, and memory that is too small is not enough.

Bill Gates sternly said: "Everyone knows that the development speed of memory is also very fast. Last year 512MB was the mainstream, but this year everyone will find that 1GB is the mainstream. Some high-end personal computers may have 2GB installed. Even 4GB of RAM."

"Mr. Gates, let's not say that the price of larger memory will increase several times. Not many consumers can afford it. Just talk about my question just now, and you will not answer positively." Flower tie said not to overlook, nor spare. ."Then I can answer you, computers with 512MB of RAM can also use our VISTA, but many functions require very complex calculations, which will make the system run slowly, so we recommend installing more than 1GB of RAM. As for those with only 128MB or A computer with 256MB of RAM, our system, they absolutely can't carry it."

"The development of computers today, I think that low-end configuration should be eliminated. How many people can still tolerate the slow speed caused by low memory?"

When Bill Gates answered this question, he insinuated that the netbook launched by the Lenovo Group was obsolete. But although he didn't want to admit it, when the netbook was ordered for the second time, the world reached a terrifying one million!

This point, which other PC manufacturers had never thought of before, made them all tempted.

Now Bill Gates wants to make a statement, saying that this kind of notebook is obsolete, so as to prevent other PC manufacturers from taking "detours" and also to curb the sales of XOS systems.

"You have added a new user account control function, which can improve the security of the system. Then, will our usual operations be interrupted by this function?" Huatie continued to ask.Bill Gates frowned. What is going on today, why are the questions asked one by one, stepping on the weakness of the VISTA system so accurately?

These are the changes between the new system and the traditional system. Whether it is allowed or not represents whether the user operates it himself or not. If it is a Trojan horse program operation in the background, the operator can choose to refuse to prevent the system from being invaded.

But it does happen that the operation is interrupted, but just click the mouse to confirm it. What's the trouble? Bill Gates, they forgot, the reason why Microsoft's system was liked by users was because of its simplicity.

Although their function improves security, it makes the operation cumbersome. As for the issue of system security, it can be handed over to anti-virus software. Doesn't the current anti-virus software have protection functions?

"This will be interrupted, but it's not troublesome. You only need to click the mouse to allow it. Okay, that friend with glasses, please ask questions.

Bill Gates changed the questioner again, hoping that this person's question would be answered well."Mr. Gates, is your new system compatible with other application software? According to your statement, your underlying program has many changes, and the requirements for the program are more stringent. So far, there seems to be no software supplier Announce that their products support your VISTA system?"

"They will support it because we are Microsoft." Bill Gates replied domineeringly.

Lenovo Kingsoft gave those software Corporation a lot of benefits in exchange for them to launch compatible patches, or new software that supports the XOS version. There are even some software Corporations claiming to be the first to release the XOS version of the software. It supports XP and does not support Microsoft's new system.

Well, those Boss of the software Corporation are destined to regret it, because more users will choose our new Microsoft system, there is no doubt about this!

Chapter 1465: Microsoft Betrayed By Relatives?

Microsoft's new system has been released, and there is a feeling of elation across Microsoft. These few months have been suppressed by Lenovo Kingsoft, making them quite depressed.

Since 1995, Microsoft has not suffered this kind of anger. Even before 1995, Microsoft was already very strong, but it was not so strong yet.

Since 1995, which hardware manufacturer should not look at Microsoft's face? All hardware must cooperate with Microsoft's system, because this system is the best to use and has the largest sales volume. PCs pre-installed with Microsoft systems will sell better.

The application software developed by those software vendors must also be able to run on Microsoft's system. If not, then sales will not be very good, unless it is a special kind of application software.

Microsoft has been the overlord for ten years, even if the whole world is suing Microsoft, it cannot shake the status of Microsoft as the overlord. But they were challenged by a Corporation that they had never seen before.

Starting from the smartphone operating system, to office software, to the PC operating system, every step seems to be against Microsoft.

At that time, Microsoft could not teach the other party.

But now is different. Once Microsoft's new system is released, according to past practices, opponents will quickly lose out. The original competitors were defeated by Microsoft in this way, and this time is no exception.Just when Bill Gates and others thought they could reap the fruits of victory, Steve Ballmer brought bad news.

"Bill, Intel rejected our request."

"What? Intel dared to refuse our request! " Bill Gates felt very inconceivable.

It cannot be said that Intel has always followed blindly for Microsoft, but since their Microsoft has become the industry Boss, Intel has to look at Microsoft's face. It can be said that it is precisely because of Microsoft's system that the computer industry has developed rapidly. Microsoft's credit is greater than all hardware vendors.

It can also be said that Microsoft's success has brought greater benefits to those hardware vendors. Even the top Intel among hardware vendors has always required the CPU to cooperate with Microsoft's system.

Are they not afraid of Microsoft adding some programs to the system to optimize AMD's CPU performance?

Yes, Intel is really not afraid now, because AMD has invested in Feng Yu's arms, and it can be said that it is already a group with Lenovo Kingsoft.

Intel had no choice before, and Microsoft was the only one. Neither IBM nor Fruit Corporation could have any influence on Microsoft. Microsoft's software and even IT hegemony was unbreakable.But now it's different, Intel has a new choice. They can choose to support XOS, a cheaper system, which is also in the interest of PC manufacturers.

The interests of PC manufacturers are consistent with the interests of hardware manufacturers, or complement one another.

In other words, now Intel can in turn ask Microsoft to make some changes, such as lowering some prices, otherwise it will not load Microsoft's core in their chips.

"Bill, the impact of XOS is greater than we thought, and Lenovo Kingsoft Software Corporation has paid a great price to promote their system. Now more than half of the hardware manufacturers and PC manufacturers have been taken by them. Next. According to this trend, all hardware vendors in the future will support XOS, without exception. At that time, we were even more passive."

If the software is powerful, it can check and balance the hardware vendors, but the hardware vendors can also check and balance the software Corporation if they unite. This is why Microsoft has always been unable to make its own branded PCs, although they have a great advantage because they cannot.

Once Microsoft uses their software dominance to produce PCs, the interests of other PC manufacturers will be greatly affected, and Microsoft may really monopolize the industry, which is what hardware manufacturers absolutely do not want to see.So if Microsoft wants to produce PCs, all hardware factories in the chamber(s) of commerce will increase the shipment price, making Microsoft's PCs not price competitive at all, and even make one's hair stand up in anger with poor cost performance, even Microsoft software It's me who can't make up the gap in this area.

What Microsoft talked to Intel this time is that it will no longer be equipped with the XOS system, but is exclusively for Microsoft's system, so that Intel's CPUBoss status will squeeze out the sales of XOS systems.

But they forgot, it's not time for them to speak casually in the first place, and the other party must comply. They put forward this condition, but did not give Intel any benefit. How could Intel agree?

What's more, Lenovo Kingsoft gave Intel some benefits, which made Intel more satisfied.

"Contacting all hardware vendors, Lenovo Kingsoft definitely gave them benefits. Do you say we also paid some price to exclude them, sign exclusive contracts, or compete head-on with Lenovo-Silver Mountain Corporation?" Bill Gates first When making a decision, hesitated.

"Exclusive contract is unlikely. Lenovo Kingsoft must have signed the contract first. The price we have to pay will be very high, so we can only compete head-on." Ballmer hesitated.

"Then do it, sign the contract as soon as possible, and we will use the market to speak! "

Ballmer had just left and Paul Allen walked in."Bill, things don't look optimistic."

"It's not too optimistic, but we are Microsoft, our position is not so easy to challenge! " Bill Gates looked confident.

"Our new system has been released for a few days, but the software Corporation has not announced that it will launch products that only support our new system, and there is even no product compatible with our new system. This was impossible before. ! "

After Microsoft introduced new systems before, those software Corporations would announce the development of products that support Microsoft's new systems and make the original products compatible with Microsoft's new systems.

But this time, it seems that all the software Corporation is silent. It seems that they have never considered supporting Microsoft's system.

If Microsoft's system is not supported, how can their products be sold and used by more users? Unless they think that more users will choose the XOS system, or continue to use the XP system, and not many people will choose to buy this new VISTA system!

"Don't worry, at this time, we must be tough. Let those software Corporations understand that it is their loss if they do not support our new system. When those PC manufacturers launch computers equipped with our new system, they will regret it. I'll do the compatibility patch obediently! "The self-confidence of Bill Gates also infected Paul Allen. He thought about it and agreed with Bill Gates's point of view because they were Microsoft!

Chapter 1466: Exam Teaching

"Mr. Liu, our second order for netbooks has been completed, but there are still many messages on the internet/network asking us to continue to produce this cheap netbook, shall we continue?" Yang Yuanqing asked with a smile on his face.

If this year can continue to maintain the super sales of netbooks, then the production and sales champion of the PC market this year will be the Lenovo Group!

Last year, the global PC sales volume was just over 200 million. Among them, Huipu, Daier, Lenovo, IBM, Asus, etc. ranked in the top five, followed by Fruit, Dongzhi, Four-star, Sony, Songxia, Acer and other brands.

However, the sales difference between Huipu and Daier is not much, and it is only a few million units ahead of Lenovo.

Now Lenovo, with a netbook, has increased its sales by one million in a single quarter. Coupled with the normal growth of other products, it has achieved a counterattack this year from the third in the world to the first in the world. It is not impossible!

What's more, the sales of this netbook may continue to grow?

Yang Yuanqing is very excited about this. He is confident in this goal and full of expectations.

He is the vice president in charge of Lenovo PC business. In the past two years, there have been rumors that Liu Chuanzhi wants to give up the position of president, so he and the vice president in charge of the server are always the most likely to be in position.The server did not even enter the top five in the global rankings, but only ranked sixth, while the PC may become the first. You can tell at a glance which is better?

What's more, the overall profit of the PC business is higher than that of the server. PC is also Lenovo's most powerful business. He is far from the top, and the difference is a feat that no one can compare!

Now, this feat is delivered to the door, and it is very likely to be realized. Even if it is Failed, then you can go one step further and become the second in the world, right? Become No. 1 in the world next year, just in time to succeed.

In fact, he still has a very strong competitor, that is Qiu Bojun of Lenovo Kingsoft, but Qiu Bojun made it clear that he will not compete for the position of president of the Lenovo Group, which allows him to remove the biggest competitor, otherwise Given the strength of Lenovo-Silver Mountain Corporation at this time, he may not necessarily be Qiu Bojun's opponent.

Liu Chuanzhi looked at Yang Yuanqing who was excited, and said with a smile: "Yuanqing, sit down, let's talk."

Liu Chuanzhi got up and sat down on the office/bureau sofa with Yang Yuanqing. This Yang Yuanqing is indeed his preferred successor, and neither the Chinese Academy of Sciences nor Taihua Holdings is against it.Originally, he was hesitating between Qiu Bojun and Yang Yuanqing, but Qiu Bojun said that he was not interested in hardware, so he didn't plan to compete for the position of Lenovo Group President. Then Liu Chuanzhi would investigate Yang Yuanqing alone.

"Yuanqing, the sales of netbooks are indeed beyond our expectations, but have you noticed that netbooks have the lowest profit, which is now less than 8% before tax, while our other products have pre-tax profits? Both exceed 10%. This means that although this product sells well, it does not make much money."

Liu Chuanzhi began to teach Yang Yuanqing his experience. He really intends to give up the position of Lenovo Group President in one or two years. In a few years, he will also give up the position of Lenovo Group Chairman, so he can enjoy it with peace of mind. Retired.

As for whether he can really live in retirement, he doesn't know, but even if he wants to retire, he will retire when Lenovo becomes the number one in the world!

"And did you find out that all major PC manufacturers have begun to develop netbooks. This can be seen from the orders of Advanced Micro Devices and Nvidia. After they both launch netbooks, the netbook's profit will be further reduced."
"Although we were the first to make netbooks, they have brand and market advantages, which may not be able to suppress us in reverse. And our biggest advantage is price. But their output is also very large, although our labor costs seem to It's cheaper, but once they have formed a quantity, the cost may not be higher than ours."

"Although the positioning of netbooks is different from ordinary laptops, they still occupy the market of some laptops. Some originally wanted to buy laptops, although they were only used for surfing the Internet, watching movies, etc., but at that time they did not have The choice is to buy a higher price."

"But now, when they have a choice, they will buy cheaper ones. While we have opened up a new channel, it has also affected the sales of our original products. For the time being, this effect is not very big, but it will become more and more important in the future. ."

"In other words, the popularity of this netbook is based on the premise of harming our own interests. This market will become smaller and smaller, then where will we go?"

Yang Yuanqing looked at Liu Chuanzhi and knew that this was a test for him. He thought about it and replied seriously: "First of all, I think the most important thing for us right now is to become the number one in the world. Number one and number two are brought by the Corporation. The benefits are very great, let alone compared with the third."
"One more thing we can increase in volume, thereby reducing our costs. Now our netbook profit is not as good as that of ordinary laptops. That's because we invested too much in publicity, and now our reputation has already gone out. , The investment in publicity will become less and less, which means that our profits will increase."

"The selling of our netbooks does have an impact on the sales of our other models of notebook computers and even desktop computers, but the impact is not too great. The service life of netbooks is not long. Almost one year later."

"This backwardness is not only due to the backward performance of our products, but also because of the faster and faster development of software, so software will have higher requirements for hardware. It can be said that software will eliminate these netbooks.

"I think the desktop market will become smaller and smaller in the future, and notebooks will become the first choice for personal entertainment and the company's office. Therefore, our research and development on desktop computers will ensure that it is at the forefront of the world, but the research and development on notebooks must be guaranteed The world's leading! "
"Now notebook sales are gradually increasing, and the overall PC sales will increase in two years. But in two years, some PCs will be eliminated and they will become our repeat customers. The population is growing, the market is expanding, and the new There has always been a demand for ”

A smile appeared on Liu Chuanzhi's face, Yang Yuanqing's answer, he was very satisfied. He also discussed this issue with Feng Yu, and everyone's ideas are basically the same as Yang Yuanqing's.

"Very good, then I agree that we will continue to sell this netbook at one million units, while stocks last. After other manufacturers launch netbooks, our new product should be successful! "

Chapter 1467: Everyone Makes Netbooks

Dai Er, Huipu, Asus, Four-star, Acer, Dongzhi, Sony, Songxia, Mingqi, Shenzhou... major PC manufacturers have begun to launch netbooks, and this cheap laptop seems to have become popular all at once. .

The prices are all between 400 and 500 dollars, and the XOS system is pre-installed.

The VISTA system won’t work, but the XP system is okay, but isn’t it said that XP is about to stop the update service? Then, if the XP system is pre-installed, who would buy it?

Originally, the security of the XP system is poor, and there is no update and maintenance service, the system may collapse at any time. Besides, those new software all support XOS, but many do not support XP.

In less than a month, the global sales of netbooks exceeded 5 million units. Among them, Lenovo was still the best seller, followed by Dai Er, Huipu and Asus, followed by Fang Zheng and Tong Fang, Japan. Brands and South Korean brands are not ranked at all.

At this time, Microsoft discovered that the netbook was also a conspiracy against their Microsoft!

There may be reasons for providing consumers with a cheap entertainment notebook, but more reasons are to promote the XOS system.This month’s notebook sales were less than 10 million units, half of which were netbooks, and the other half were also pre-installed with XOS systems. This shows that the notebooks alone are Lenovo- The market share of Silver Mountain Corporation's system exceeds that of Microsoft's!

No wonder the Lenovo Group will launch such a low-priced netbook. It is also said that the Lenovo Group is reducing its profits and seizing the market, but it also hurts itself. I did not expect it to have such a deep meaning.

The Lenovo Group is still the major shareholder of Lenovo Kingsoft, and Lenovo-Silver Mountain Corporation's profit also represents the profit of the Lenovo Group.

Take a look at IBM. At first, it focused on hardware, but it lost money. Later, after adjusting its strategy to focus on software development and supplemented by hardware, profits suddenly came up.

Now IBM is the world's second software company, second only to Microsoft, and it also allows IBM to maintain its leading position in the entire IT industry.

Lenovo Group, this is to imitate IBM, the main push software, and then supplemented by hardware. In other words, Lenovo Group has combined IBM's strategy with that of Fruit Corporation, and has taken a path of their own.

However, the Lenovo Group has China and Eastern Europe as its backing, which represents close to one-third of the world's population. Although the economic aspects of consumers in this market are a bit worse, the potential is huge.Then think of Feng Yu's investment in Advanced Micro Devices, Nvidia, Gold Stone Corporation, etc., as well as the Lenovo Group's own production of hard disks, optical drives and U disks. Even the most basic crystalline silicon factory in the industry, the largest in the world, is controlled by Taihua Holdings. In the hands, wouldn’t it be said that Feng Yu alone can influence the entire IT industry in a few years?

Bill Gates did not expect Feng Yu to be so ambitious. At that time, Kameido Masao became the board member/director of the soft line. Was it also instructed by Feng Yu to swallow the soft line?

Fortunately, it did not succeed, and Kameido Masao also resigned, otherwise Feng Yu might surpass their Microsoft in terms of software strength alone.

Bill Gates doesn't know yet, Feng Yu has no plans to swallow soft firms. Softbank is good, but Feng Yu dislikes Softbank's business philosophy very much. It is purely the practice of speculators.

Invest in those companies that have a little potential, and then operate their listings, increase their stock prices, and sell them for cash. As for that Corporation's future life and death, they simply ignored it.

This way of operating, Feng Yu is very despised. This is equivalent to pitting money from those investors, and the internet/network bubble is also fired up by such people.Of course, if this method can be used, Feng Yu still doesn't mind going to Japan to swindle some money. However, those corporations that SoftBank wants to control China and are listed in China, the pitfall is China's investors.

How can Feng Yu let the soft line succeed? Even if the soft bank does not intend to profit through this kind of method, the really optimistic Corporation, Feng Yu also orders people to rush to invest first, give better conditions, or pull in the country's investment, can not let the soft bank take advantage Up!

Bill Gates still doesn't know Feng Yu enough, so he made a mistake about this matter. Feng Yu let Kameido Masao go to the soft line, one is to do some joint work for XOS, and the other is to let Kameido Masao improve their family's status in Japan.

Now it seems that both are very successful, especially in the promotion of XOS, which satisfies Feng Yu the most.

Chapter 1468: Microsoft's Stinky Chess

Bill Gates' so-called draw from the bottom is to let Microsoft issue an announcement that at the beginning of next year, it will stop the update and maintenance of the XP system, which means that the XP system has completely entered the countdown.

He wanted to force those software vendors to make choices so that they must quickly launch software compatible with the VISTA system. No matter how fast XOS is now, no one believes that XOS will beat Microsoft.

Because Microsoft has another way to regain the decline, and that is to continue to update and maintain XP, so that XP sales will resume, and XOS sales will be greatly affected.

Those users who use XP now do not need to change the system, and do not need to adapt to the new system. The original software compatibility problems have also become much easier to solve.

Just this way, it will not only affect the sales of XOS, but also affect the sales of Microsoft systems, which is a type of both sides suffer.

Less than only when absolutely essential, who would be willing to choose this way? And this choice means that Microsoft failed in this new system war.

Although the market can be restored, Microsoft's myth is about to be broken. This is what Bill Gates does not want to see, and Microsoft cannot afford it!

After this announcement was issued, it was not just traditional media reports that there was an uproar on the internet/network.Before they looked at the XOS sales like wildfire, they thought that Microsoft would compromise and continue to maintain the update and maintenance of XP, while slowly selling VISTA.

I don't know that Microsoft has actually chosen such an extreme method, which is forcing users and PC manufacturers to make a choice, Microsoft or Lenovo Kingsoft!

Chapter 1469: Disappointed Ballmer

Microsoft wants to force consumers to choose between VISTA or XOS. Too many people pay attention to this matter, especially those Internet users.

When they are used to surfing the Internet, they can't do without the computer, and of course they can't do without the computer operating system.

Many people still believe in Microsoft very much, or they are used to Microsoft systems. When Microsoft launches a new system, some people immediately purchase and install impatient, and some people abandon the pre-installation when choosing a new computer. XOS, instead of pre-installed VISTA.

In less than a month, Microsoft reversed its decline. In terms of operating system CD sales, late-comer lives above surpassed XOS, showing the power of Microsoft.

Chapter 1470: Losing Money Is Making Money

"Chief Feng, we will continue to increase the promotion of XOS? But now we don't have much profit. If we increase our investment again, we will even lose money! " Qiu Bojun frowned and thought it was completely unnecessary.

For the time being, it seems that XOS is re-suppressed by Microsoft's VISTA, but the public praise of the system on the internet/network, their XOS has completely exploded Microsoft's VISTA, you only need to slow down to win.

Feng Yu tilted Erlang's legs and looked at Lei Dajun with a smile: "Mr Lei, what do you think?"

"I quite agree with Chief Feng's point of view, we should continue to increase the intensity of promotion. Now it is the time for Microsoft to slack, and it is also a good opportunity for us to expand our influence."

"The netbook promoted by the Lenovo Group drove the trend of low-priced laptops and increased our XOS sales. However, we lost in the sales of system CDs and PCs with pre-installed systems."

"We launched a few months earlier than they did, but within a month, we showed our defeat. We must fight back. Chief Feng has much more experience in product sales than we do. This is from the netbook hunger marketing plan. You can see it."Lei Dajun admires Feng Yu very much, and he has always been the president of Lenovo Kingsoft, so he has more contact with sales management than Qiu Bojun, and Qiu Bojun is better than him in product design.

Feng Yu was very satisfied with Lei Dajun’s answer. He explained to Qiu Bojun: “Old Qiu, we can’t just look at the immediate benefits, but look at the future. What is the future? Users are our future.”

"As long as there are enough users, even if we don't make a penny now, we lose money every day, but there will be countless investors who will wave their checkbooks and want to invest in us. But we can make money every day, However, there are fewer and fewer users, and the situation will be completely reversed."

"I know, you are worried about going public. But Hong Kong is not the same as the domestic market, and differs to some extent from the European and American markets. Our Lenovo Kingsoft is definitely up to the standard for listing. Need to worry."

"Now our most important task is to snatch users. Look at Microsoft. Each of their systems can have hundreds of millions of sales. This is not even the systems pre-installed by PC manufacturers. So they can do it every time When the new system was launched, it made tens of billions of dollars in profits."
"And if their users are only one-tenth, then they have absolutely no chance of earning One billion dollars. When the user base grows, profits are not simply increased, but multiplied. This is from Fruit Corporation. This can be seen by comparing sales in North America with Microsoft."

"Of course, the fruit system has the best performance on the fruit computer. This example may be a bit special to you, but think about the small domestic portal websites. Compare their number of users with Sina and others. You will find that their profits are not directly proportional to Sina, and many of them are still losing money."

"Even if they lose money, they are still doing their best to promote, why? Think about the original OQ, how much money was spent on promotion? There was no profit. But now, how much is their membership income alone? More Not to mention that when they enter other businesses, they have an unparalleled promotion advantage."

At this time, OQ was not as strong as before Feng Yu was reborn. At that time, OQ had an advertisement pop-up window, and the fee was a year's advertising revenue for many websites, because they had the largest user group in China and the effect was remarkable.

For all internet/network Corporations, the first thing to do is to promote.Just like Ma Yun, their team also spent a lot of money when doing Alibaba. If Zong Qingxian had not invested in him at the beginning, his website would never have developed so well.

After Feng Yu invested again, the momentum is now so strong that it easily suppressed eBay and became the number one brand in China internet/network mall.

"Speaking of our XOS, we have a good market share in China, and Eastern Europe also maintains the lead, but are you satisfied? Think about your original intention, your dream, do you want to surpass Microsoft?"

Qiu Bojun and Lei Dajun looked at each other. They wanted to say that when they were working on software, Microsoft was not so strong, and the ITCompany brand they heard the most was IBM.

"Chief Feng, but in this way, our funds are not enough. The license price we give to PC manufacturers is very low, and the profit itself is not high. The sales of our CD-ROMs have passed the period when consumers were curious and purchased. Now our biggest advantage is the selling price. Should we continue to make a fuss about this?"

Microsoft launched this VISTA system, and the price reached a historical peak. Whether in China or in Europe and America, it is the most expensive system of Microsoft.In China, only one family regular version was launched, and the price reached 1999 yuan. In foreign countries, the price of this version is at least 50% higher than the price of XP!

Lenovo Kingsoft’s market price for XOS is based on XP. It is now one-fifth compared with this VISTA.

They authorize the PC manufacturer. The pre-installed system of a computer is only 199 yuan, which is half the price of ordinary retail. Of course, Microsoft does the same. The pre-installed price for PC manufacturers is less than 1,000 yuan. The gap is still very large.

Qiu Bojun believes that since the price has already reached such a big price, it should focus on this point of publicity and let consumers who plan to replace the system choose their products.

"Price is an advantage, but we can't continue to lower the price. If we lower it, there will really be no profit, and it will be considered dumping. We will increase internet/network media advertising, which is the most intuitive."

The proportion of people who buy computers that are not online is too small, so internet/network advertising works best and is the most cost-effective/worthwhile.

"Also, let those cooperative software vendors clearly mark their products with a logo that only supports the XOS system. We gave money and they have to pay corresponding obligations."

"This is already in contact, but in this way, we are bound to increase investment."“It’s okay. The investment now is for future output. Microsoft is too arrogant. Compared with our one, their products with such a high price are not worth the price. Soon consumers’ negative comments There will be more and more, and our positive reviews will also increase. When XP really stops updating and maintaining, it will be when they pay the price! "

For this, Feng Yu brimming with confidence!

Chapter 1471: This Character, Your

When Microsoft and Lenovo Kingsoft were fighting for the PC operating system market, Feng Yu flew to Los Angeles and entered the Wind & Rain Center Arena.

But this time I was not watching the Wind & Rain team game, but watching Elena's concert.

Wind & Rain Center Arena is a multi-functional arena, in addition to hosting basketball, ice hockey and other sports events, it can also host cultural activities such as concerts.

Elena already has a good reputation in the U.S., coupled with its location in Los Angeles, one of the most prosperous cities in U.S., tickets for the concert soon sold out.

"Feng, Elena's singing is really good, and now her reputation is not weaker than these pop singers in the United States." Kirilenko praised.

"She has this talent, coupled with your help and her own efforts, can this be successful."

"Hahaha, my help is not that great. You wrote her most popular songs. I'm curious, is there anything else you don't know?" Kirilenko looked admired. Looking at Feng Yu.

Feng Yu deliberately made a profound look: "In fact, it is true."

Kirilenko was quite curious. In his impression, Feng Yu didn't seem to be a particularly humble person.

"I will not have children! "
"Puff~~~Hahahaha~~" When Kirilenko laughed, the inner heart was thinking too, what Feng Yu meant, except for having children, everything else is good!

It doesn’t matter whether the others are good at Kirilenko, Feng Yu is good at making money, which is enough.

The relationship between him and Feng Yu got closer and closer, initially because of making money together. As for now, the two have the same goals, such as stepping on the United States one day.

Kirilenko is also very busy recently, busy helping Lenovo Kingsoft to promote their XOS system, mainly in Europe. He is also a shareholder of Corporation and of course will make an all-out effort.

Kirilenko is also very supportive of Feng Yu's plan to spend money to grab the market, grab users, and then seek profit in a few years.

In fact, he is not as good as Feng Yu for doing business, but his team is also capable of coming out in large numbers, giving him a detailed analysis of such benefits.

Microsoft didn't make much money at first, but after Microsoft became the industry Boss, other companies couldn't keep up with the speed of raising money.

Kirilenko also knows how much their system's R&D costs are. If you think about Microsoft, it might be the same. But how high the price of Microsoft's products are, and the profit margins are too high.Basically, the R&D cost of 10 billion will eventually bring back 10 billion of direct profits. This is not yet considered to drive the profits of other products and the profits of stock appreciation.

"Feng, that Weta Digital, I took a 49% stake. Those three guys refused to sell me more. I have already paid a premium so much. They are not even interested." Kirilenko was somewhat Depressed, his plan to throw money, for the first time return in low spirits following a defeat or failure to achieve one's ambitions.

Feng Yu smiled and said, "Brother Ki, not every investment is guaranteed to be successful. There is no need to be angry. If you buy at too high a premium, when will you make money back and when will you make a profit?"

"Furthermore, with your net worth, even if you are not the controlling party, with the largest shareholder, would it be difficult to control the Corporation?"

"And those of you, who knows the special effects technology of this movie? You really plan to manage this Corporation yourself. Leave it to them to manage. You will be an idle shareholder and just make money. You have to do everything by yourself. I'm exhausted."

Kirilenko smiled, picked up the soda glass in his hand, and took a sip of wine. Others are not allowed to bring wine to this museum, but this one does not include him Kirilenko. What's more, this arena also has shares of Feng Yu.

"What is the comic entertainment Corporation, do you really plan to buy it?" Kirilenko asked."Well, that's what I planned. By the way, some of those comics are for the former Soviet Union, and I will let them change it." Feng Yu explained.

Kirilenko waved his hand boldly: "No need, what does a comic movie stand for? And do you think that we don’t have a good cartoonist in Eastern Europe? I have asked them to prepare the script, Russia’s superheroes, and beat them. Those little spiders, little bats! "

Feng Yu's eyes widened, Brother Ki can still play!

However, this movie may be a great success in Europe and Asia, but it is definitely not good in North America. It's like a superhero comic movie in the United States, which cannot be released in Russia, because they set Hydra as the background of the former Soviet Union.

"The concert is about to end. I'll go to the bar for a couple of drinks, and I won't pull you today." Kirilenko patted Feng Yu on the shoulder with a smile, and left the show early.

Feng Yu also returned to the office/bureau of the arena along the passage. After the stadium was over, the audience left, and his car slowly drove towards his mansion in Los Angeles.

"Feng, how am I singing today?" Elena was still in the excitement of the concert and couldn't help herself.

"Very good. Just look at the cheers of the audience and you know they love you very much. I think the next concert in New York will be very successful."
"My Corporation plans to add another one in Las Vegas."

"Don't make yourself too tired." Feng Yu cared.

"Not tired, I am very happy."

Feng Yu smiled and opened a folder to show Elena.

"This is a story? "Inception", the name is very interesting, you wrote it?"

"Well, take a look and give some advice." Feng Yu smiled and nodded.

Elena was holding the notebook and sitting there looking seriously. The story is not very complicated, nor is it too long, it took Elena more than ten minutes to read it.

"Here, this rich man who inherited the inheritance is a Chinese? His father refused to give him the property. Does it mean that you will be like those rich men in Europe and the United States in the future and will not give property to your children?"

Feng Yu looked at Elena with a weird expression: "You are fooled by the thinking of those Americans. They always pass on their wealth to their children. It's just that they have adopted some legal tax avoidance methods to avoid high taxes. /trick nothing more. Donations? That's just a joke."
"And in the future, my wealth may be donated, or passed on to my children, or directly donated to others." Feng Yuxin said that when the time comes, deposit a large sum of money in the Swiss bank, and only the account number will be accepted there. And the password, why can’t I leave enough money for the child?

"Let's not talk about this, do you like this script?"

"This is the script? The movie script? Feng, what do you mean by asking me if I like it?" Elena seemed to have guessed something, and the expression looked at him expectantly.

Feng Yu pointed to the heroine's name: "This character is written for you! "

Chapter 1472: Smoke Bomb

"Boss, Advanced Micro Devices reported that their CPU has received orders from very ** C manufacturers." Kameido Masao reported excitedly.

"Received a lot? This is very good, they are all the kind of dual-core 1GHZ?" Feng Yu asked rhetorically.

"Yes, this is very popular. And Intel has announced that their new CPU will also be successfully developed. In less than a month, the market will be flooded with low-end and cheap netbooks."

Feng Yu waved his hand: "This is normal. If there is a market, there will be profits. It will attract others to do it. Intel's dual-core architecture is slightly worse than AMD for the time being, so don't worry. By the way, Chaowei When will the new CPU be made?"

"It's still two or three months. According to AMD's plan, they will develop two kinds of 1.2GHZ and 1.33GHZ. We have news that Intel will soon launch a 1.1GHZ dual-core CPU."

Advanced Micro Devices is 1GHZ, and Intel developed 1.1. This is to be superior in performance. However, Intel is destined to be disappointed, because the order for this 1GHZ CPU has been queued to the end of the year. And before the end of the year, the new CPU will be successfully developed.

When the time comes, those PC manufacturers will still choose Advanced Micro Devices, and Intel is destined to be overwhelmed in this regard."Don't just pay attention to low-frequency CPUs, and high-performance CPUs must not fall behind. Tell them, don't give up on single-core CPUs. Although CPUs will develop in the direction of multi-core in the future. But don't blindly pursue multi-core. To achieve dual-core to the extreme, just develop three-core, four-core or even more cores."

Before Feng Yu was reborn, it seemed that PCs with single-core CPUs had been of no interest to anyone. Because when few people use computers, they only open one or two programs.

Many people watch online and listen to songs. Or chat while playing games. I often open multiple programs, minimize them, and never close them. It is convenient to use.

Therefore, if there are more programs opened, a multi-core CPU will show its advantages. But the main frequency is still a very important advantage. Under normal circumstances, dual-core is sufficient.

"Advanced Micro Devices is still hesitating. They have half of the development of a new quad-core CPU. After all, this has been developed for a long time. It is a pity to give up now."

"For those that have been researched before, then continue to research and market them after success. I mean, for the time being, our multi-core CPUs should not continue to develop towards quad-core or more. The time is not yet. In multi-core products, first focus on dual-core. ."Halfway through the research, it's better to bring it to the market. CPU is now the mainstream from 1.67 to 2.0. The new models studied by Advanced Micro Devices are all higher than this. When they are temporarily introduced to the market, the price will be very high, and the sales will not be very good. Even a single core, with its powerful performance, is enough to handle multiple programs. If you only open one program, this will be faster.

Therefore, single-core applications must not be given up. Many current programs are optimized for single-core applications, while dual-core applications are relatively rare. But in the future, multi-core optimization will get better and better, and then the advantage of dual-core will get bigger and bigger.

"By the way, I told them no. These two points are very important to reduce power consumption and control heat. Also, the APU must speed up the development speed. This product is successful, and the order will definitely surprise all AMD shareholders. of."

APU, a product that combines a CPU and a graphics card, will save more space in future tablet computers, which can make the tablet thinner, lower energy consumption, and will not cause overheating.

"Boss, I actually have a question. We received a message that the low-frequency dual-core CPU that Intel is researching is 1.1GHZ, but is this news fake?" Kameido Masao hesitated.

Feng Yu raised his eyebrows, not to mention, this is a problem that cannot be ignored.Intel only said that they developed a new low-frequency dual-core CPU, but did not announce the specific performance parameters. It is really possible that they deliberately concealed it.

The 1.1GHZ parameter that Kameido Masao they inquired about is probably a smoke screen. If Intel directly introduced 1.2 or even 1.33, it would be half a step ahead of AMD.

With this low-frequency dual-core CPU, AMD now makes a lot of money, even better than expected. In this market, Chaowei definitely does not want to let it out.

If it is overtaken by Intel at this time, the loss of AMD will be too great. The order may be good this year, but next year it will be again suppressed by Intel as before.

AMD has also thought about abandoning the research and development of single-core CPUs and devoting all technologies to the research and development of multi-core CPUs, in order to set aside Intel's multi-core products.

But this was denied by Feng Yu.

He does not deny that dual-core or even multi-core will be more advantageous in the future, but it is unwise to give up single-core now. After all, in the CPU market at this time, single-core is still the mainstream, and dual-core is just emerging.

And if single-core research is abandoned, Intel will monopolize this market, which will further increase the profit of Intel products, allowing them to have more and more sufficient funds to invest in product development.So if you continue to develop new products with single core, it doesn't matter if you lag behind a little bit, but keep ahead with dual cores. Although multi-core is good, Feng Yu does not intend to let AMD enter the previous generation/life process from one to two, from two to four, and then to eight.

At that time, AMD's CPU seemed to be multi-core, but the actual performance was not very good, otherwise the price would not be so cheap. And the performance is worse in terms of energy consumption and heat generation, far not as good as Intel's I series.

At that time, AMD had an eight-core, not as good as Intel dual-core performance. So it is not that the more cores, the better, but whether it is excellent in terms of architecture and performance.

"Beware of this, but don't worry too much. After all, it is not easy for them to quickly come up with mature designs. After they are launched, our new products will not be bad. Especially in terms of manufacturing costs, We have more advantages."

Intel has more factories in Europe and the United States, and fewer factories in Asia. Under the influence of Feng Yu, AMD has invested in building factories in Asia, especially China and India, which are not considered Eastern Europe.If the performance of the two parties is the same, then it is obvious that whoever has a lower price will attract PC manufacturers and consumers more. Especially now Chaowei’s advertisement hiding the sky and covering the earth, everyone now has a concept that Chaowei’s dual-core processors have better performance and higher cost performance.

Just less than half a month after Feng Yu and Kameido Masao finished talking about this matter, Intel opened a new product launch conference. Sure enough, their product was not 1.1, but 1.2GHZ. The news that Kameido Masao got before was that they Smoke bombs released!

Chapter 1473: Dilemma

When Intel finally announced that they had designed a new dual-core low-frequency processor, they found an embarrassing situation, that is, all PC manufacturers have already ordered the goods from Advanced Micro Devices.

Intel originally thought that if they designed and produced better low-frequency dual-core processors, they would inevitably get a large order, thereby suppressing Advanced Micro Devices in the low-end netbook market.

But they never expected that the market was initially saturated. Although their products have better performance, all PC manufacturers seem to have negotiated and never come to order.

Those PC manufacturers are very savvy. Now everyone is the default alliance, that is, when the netbooks with the AMD processor were not sold almost, they would not sell the netbooks with the Intel processor core, otherwise they would use the Chaowei processor How to sell the core netbook? Will the price be reduced again?

If the price is further reduced, hardware manufacturers such as AMD will make money in accordance with the contract. What about their PC manufacturer? Although it will not lose money, but the pre-tax profit rate is less than 3%, it is not worth doing at all.

The added value of their brand alone should not be so low!

How many low-frequency dual-core processors has AMD sold? More than 30 million!I dare not say that this year's market has been filled, but those PC manufacturers will not order Intel processors until their sales exceed 80% of their inventory.

They also need to adjust the market from time to time. In case the market is not as big as they expected, then anyone who stocks more goods is doomed to lose.

Besides, the performance of this Intel processor is better than that of AMD, but the price is also higher. Those who buy netbooks value cheap prices.

Manufacturers are desperately reducing costs and want to lower prices. Who wants to increase prices?

Besides, 1GHZ CPU is enough, why should I switch to 1.2?

They will not buy or place orders for the time being. After they have digested this batch of AMD CPUs, they will have time to order again. Maybe at that time, the price of Intel's 1.2 CPU also dropped.

When Intel is depressed, Advanced Micro Devices is grinning from ear to ear. When almost all PC manufacturers order this CPU from them, they ostensibly sell other types of CPUs, so they give preferential treatment to this dual-core 1GHZ CPU.The strength of the preferential treatment is not very large, and it has greatly increased the order quantity of this CPU, and also increased the sales of their other products. Those PC manufacturers saw that in addition to the higher liquidated damages for this order, they did not need to pay more, and it was no problem to place the order early.

Even if the order volume is a bit large, they don’t care. If the volume is large, the price will be more favorable, and their cost will be reduced. Even if it is a little unmarketable, they can be dealt with later, but they can still use these products to attract consumers.

AMD is also deliberate, it is a normal business competition method/trick. Give some reasonable preferential terms to hold customers in your hands. When competitors produce better products, they find that the market is temporarily saturated.

AMD’s orders have been queued to the end of the year. Why would those PC manufacturers go to Intel to place new orders?

It doesn’t matter if you have a CPU with good performance, but this kind of CPU is only suitable for this kind of low-cost netbook, and other products are not available.

AMD’s move caused Intel to fall into an awkward situation where this product was designed but could not be sold.

However, Advanced Micro Devices still underestimated Intel's determination. Intel soon announced that their new low-frequency dual-core CPU has reduced the price. When no order was sold, the price was reduced!Even if the price is low, the profit is low, and it is not even profitable, Intel recognizes it. They can't watch Advanced Micro Devices grow bigger, they have to make sure that they are still the leader in processors.

As long as the market share is guaranteed, Intel will continue to be loved by consumers, even if it is because of habit.

In this way, they can reduce the market share of Advanced Micro Devices, reduce the sales volume and profit of the other party, thereby reducing the speed of the other party's product development.

When Feng Yu felt that this matter was a bit difficult to handle, AMD said there was no need to worry at all. They sued Intel again on the grounds of dumping and unfair competition.

They said that the new products sold by Intel, including R&D costs and production costs, will lose money if they are sold at the current prices. This is an obvious dumping!

AMD and Intel are so familiar with each other, they can probably calculate the cost of both parties. Of course, Intel does not sell at a discount, Chaowei is just looking for trouble for Intel.

Just like AMD's Athlon dual-core at this time sells much better than Intel, didn't Intel also find excuses to tell Chaowei.

Now AMD gives consumers and PC manufacturers the impression that it is better than Intel on dual-core processors. And Intel is not against it. Dual-core or even multi-core is the future direction of CPU development.Therefore, many softwares at this time have optimized dual-core processing. At this point, Chaowei takes advantage.

AMD also increased publicity on this point, constantly talking about its own advantages. Now Intel wants to surpass Chaowei in this respect, and Chaowei certainly cannot agree.

Feng Yu is not very good at these ways of competition, because there are too many doorways. AMD also said that doing so will only slow down Intel’s product sales, but in the end they still have to make a better-performing CPU to truly win.

They are now designing a low-voltage CPU with a more advanced product architecture. After this product is made, Intel will undoubtedly lose out on the CPU of the netbook.

Netbooks have high requirements for low energy consumption, and AMD intends to do its best in this regard. And also in the product size, shrink again. Lenovo Group requires new netbooks to be thinner and lighter, so they naturally have to design products according to customer requirements.

In Feng Yu's opinion, the current netbooks are still not good enough. Just talk about the performance. The netbooks before Feng Yu's rebirth are much better than the current ones, and they are lighter and thinner, especially in terms of price. If the cost is below 1,000 RMB, then the production cost is about one hundred dollars.But now, the cost is still more than US$300, so Feng Yu said that there is still much room for improvement.

There are requirements for hardware accessory vendors, software vendors, and manufacturers. Only by working together can they control the cost to such a low level.

However, some people say that the previous generation/life netbook with less than one thousand yuan is a tablet with a keyboard, which is not a real notebook at all.

However, Feng Yu itself pays more attention to the research and development of the tablet, which is one of the hottest sales in the future.

Chapter 1474: Come Follow Me

When AMD confronted Intel, Feng Yu planned to return to China, but before returning to China, he met with an old friend.

"Feng, if you invite me to your house, don't you worry about bad influence on you?"

"Hahaha, you should be worried, not me. Steve, sit down, this is the coffee they prepared, try if you like it."

Feng Yu met with Steve Ballmer at his home in Los Angeles, the president and CEO of Microsoft at this time.

Ballmer looked as usual after sitting down, took a sip of coffee, and seemed to like it very much.

"Feng, you called me over, are you planning to reconcile Lenovo Kingsoft with Microsoft? We re-divide the market?"

"Steve, we don't need to test like this. You know in your heart that this is impossible, unless you Microsoft acknowledges Failed and gives up half of the market."

Let Microsoft give up half of the market, of course Microsoft will not agree. Even if the XOS system is gaining momentum at this time, after all, more users are still using Microsoft's system.

And let Microsoft recognize Failed, which is even more impossible. Even if Ballmer agrees, Bill Gates will never agree. What's more, Ballmer himself disagrees.

"Then you are looking for me?"The Ballmer inner heart has actually been guessed, but when he said it, and Feng Yu said it, the effect is definitely different.

"Steve, remember what I told you, Microsoft is not a very suitable place for work. Bill Gates' character is destined to give you much power. Paul, also one of the founders, has no power How old, he put his own label on Microsoft."

"Feng, I am already the president and CEO of Microsoft. When Bill retires in the future, I will be the Chairman, the Chairman of Microsoft! "

Feng Yu smiled: "Steve, Bill is just one year older than you. When he retires, will you be able to work? Even now, you are the president and CEO of Microsoft, but you, the president and CEO, How big is the real power? How many things can you decide?"

"Bill Gates is still the Chairman, and the major issues in the Corporation still require his approval. Let me make an analogy, the head of Microsoft China Corporation, do you have the authority to appoint it?"

"Feng, the appointment of executives is through the Board of Directors. Your example is very inappropriate." Ballmer retorted."Then the vice president? The vice president of China Corporation, you, the president and CEO of the General Corporation, also owns the board member/director, the third-largest voting stock in the Corporation. Do you have the right to appoint? Or can your nomination be approved? "Feng Yu asked with a smile.

Ballmer was silent. The incident Feng Yu said happened more than once in reality. He had suggested several executive positions, but only one passed, because that person was also Bill's favor.

He, the Corporation's chief executive in name, has very limited power in reality. His right to speak in the Corporation is not even as good as Paul Allen. Although Paul Allen is the second largest shareholder and one of the founders of the Corporation, Ballmer is the nominal second-in-command of the Corporation!

But his second-in-command is really only nominal.

Of course, there are substantial benefits, that is, as president and CEO, he can get a higher salary and get more Microsoft stock awards or stock subscription rights.

But this is not what Ballmer wants. He is actually not short of money now, and his assets always have a few One billion dollars. He wants more power and wants Microsoft to climb higher mountains under his leadership.

Rather than being thought, he is just a puppet helped by Bill Gates. The power of this president is similar to that of other corporate CEOs."Steve, now many people say what you are, and I think you have also heard it. Your contribution to Microsoft shouldn't be just that. And your ability shouldn't be just what you show."

"Look at the presidents or CEOs of other big corporations. How powerful is their power? Their every word and action can represent the Corporation. And you, can you?"

"When others talk about Microsoft, they always think of Bill Gates, and maybe Paul Allen, but who thinks of you? This is unimaginable in other corporations. The CEO should be the representative of Corporation in the eyes of the public media, not It can only be a messaging machine! "

"Are you really happy at Microsoft? Can you really realize your dream?"

Feng Yu's words were like a huge hammer, and the hammer hit Ballmer's chest, making him feel chest tightness, shortness of breath, and depression.

He was fortunate to have joined Microsoft early and he became one of the giants of Microsoft step by step. He once thought that he would become one of Microsoft's business cards.

But the reality gave him a slap in the face. Others said Microsoft, and seldom mentioned him.

He also thought that Bill Gates might retire, but as Feng Yu said, Bill Gates is one year older than him. When Bill Gates retires, wouldn't he take him to retire?Before Bill Gates gave him the CEO, which meant to retire. That was because Bill Gates had nothing to pursue. The richest man in the world wanted to lose.

But now it's different. The world's richest man has changed hands, becoming the younger Feng Yu in front of him. Bill Gates has a goal again in his life, and this goal may not be achieved in a short time.

Then Bill Gates' retirement time will be delayed. Is he still waiting for that day?

Look at that Ralph, once he was disdain as beneath contempt. But now, Ralph has become the CEO of Wind & Rain Holding Company Group, and has become a successful person in the hearts of many people. The important thing is that although Wind & Rain Holding Company has the brand of Feng Yu, Feng Yu boldly delegates power to others.

Ralph's soaring net worth and soaring status can't explain anything, then what about Kameido Masao?

It is said that when I was with Feng Yu, he was a bankrupt and unemployed young man. However, with the help of Feng Yu, he rose step by step and gained the full trust of Feng Yu and became the president and CEO of Wind & Rain Holding Company.

Although the CEO is now handed over to Ralph, Kameido Masao is still considered by many to be the representative of Wind & Rain Holding Company. Kameido Masao's contacts have also expanded rapidly, and his assets have skyrocketed.

It has only been a few years, and he has already been sent to him.It seems that if you follow Feng Yu, your income will be higher and your achievements will be greater.

However, at this time Feng Yu's two holding groups Corporation, the executives are all there, even if he goes, what position can Feng Yu give him? And if he takes office alone, will he be able to win the support of others?

At Microsoft, he is still the top executive in name. Although this leader has to put quotation marks, he is more familiar after all.

If you go with Feng Yu, if it fails, where will he go in the future?

At this moment, Ballmer was confused.

Chapter 1475: Executive Changes

In the end, Ballmer did not agree. He thanked Feng Yu for his kindness, and he left a chance to join Feng Yu in the future. He doesn't think Microsoft will lose. Even if he goes to Feng Yu, he doesn't believe that Microsoft can be suppressed.

Although Feng Yu failed to recruit Ballmer, he could also tell that Microsoft had an internal problem at this time. If there is no problem, Ballmer will not come at all, will not listen to his words, and will not show a look of consideration.

The position Feng Yu wants to give Ballmer is the CEO of Taihua Holdings. Originally, Taihua Holdings did not have a CEO at all. There was only one president, Zong Qingxian.

As Taihua Holding Group has more and more IT businesses, Feng Yu believes that a talent management in this area is needed, and this person must also have enough contacts.

Feng Yu still admires Ballmer. He has outstanding management skills and rich contacts. If he is willing to come, he will not only promote the development of the IT industry under Taihua Holding Group, but also give Microsoft a heavy blow!

Your president and CEO has moved to us as CEO, which shows that he is not optimistic about Microsoft.

As a result, Microsoft's product sales will inevitably be greatly affected, and Lenovo Kingsoft can take the opportunity to expand. So even if he pays more salary, Feng Yu wants to dig Ballmer over, and even for this he also offered the conditions of giving shares in Taihua Holding Group.But Ballmer refused to come, and Feng Yu was not too surprised. On the face of it, if Ballmer quit, it would be a low-level departure.

Since Ballmer is not willing to bet on this future, Feng Yu will not force it. Maybe in the near future, Ballmer will figure it out?

But by then, the conditions will not be so good.

Chapter 1476: No More Polite

After the news of Liu Chuanzhi taking office as CEO of Taihua Holding Group was reported, everyone was not surprised.

Li Mingde, who is eligible to compete for this position, is too old and will retire in two years. Jiang Wanmeng, a technical madman, always leads the team to do research and development. The management of Wind & Rain Electronics doesn't care much.

As for Wu Zhigang, he is too young and should be his successor. Duan Yongping, Xu Lihua, Li Jingwei, Sun Lijie, etc. are slightly less senior, and their qualifications under the Taihua Holding Group are still less.

Liu Chuanzhi is also a great player in China's IT circle. His superior position makes many people feel that it seems to be a strategic adjustment of Taihua Holding Group.

Before Zong Qingxian was in charge of Taihua Holding Group, Taihua Holding Group vigorously developed various sales channels. Zong Qingxian can also be regarded as a leader in China's food and retail sectors. The products under the Taihua Holding Group have indeed sold very well.

Take a look at Taihua Supermarket Group. The debt ratio is getting lower and lower, the profits are getting higher and higher, and the hypermarkets are very successful. The rent of those shops is not a small amount, and many shops want to enter but still can’t enter .Taihua Supermarket Group, with its own efforts, blocked many international retail giants from entering China and grew into the world's top retail group. Instead, many products from China are sold all over the world. Zong Qingxian is also one's contributions cannot go unnoticed.

But after Liu Chuanzhi took office, everyone was wondering whether Taihua Holding Group would start to increase the proportion of IT industry, and the center of gravity would be tilted here?

Whether it is the Lenovo Group or the Lenovo Kingsoft, at this time in the world, they have already made a big name. Whether in PC or software, they have the qualifications and ability to challenge the world's number one.

In addition, Taihua Holding Group has so many Internet Company shares, as well as crystalline silicon factories, etc., IT strength is absolutely very strong.

It can even be said that comprehensive strength is already on the front line in the IT industry all over the world.

As a result, other IT Companies have become vigilant. They have not forgotten that there are many IT industries on the Wind & Rain Holding Company group.

If these are combined, it will be even stronger. It can be said that without contacting any other Company at this time, only the Company under the Feng Yu Group Corporation can produce a PC, and the price is also very competitive.

They can see that Feng Yu is planning to aggressively attack the IT industry.These companies are very dissatisfied with this, but they can't say anything. Feng Yu controls the related Company through two holding groups. Even if it is a holding group, it does not violate the law.

What makes them helpless is that the Company controlled by Feng Yu is still the world's top in many respects. They routinely suppress the method/trick of those small corporations, which is useless for the Company under Feng Yu.

Instead, Feng Yu often uses price function method/trick, which in turn suppresses them.

It was a success with Xiaobo Da, which made them quite depressed.

Chapter 1477: Map Cannon

After the article "Who is Really For Consumers" was published in major newspapers and reprinted wildly on the internet/network, it quickly ignited the anger of most ITCompany, especially the anger of industry leaders such as Microsoft.

"How much is Microsoft's software development costs, and what is the selling price? Go and see, Microsoft employees are too lazy when they go to work, and they can still get higher salaries."

"From the "Fortune" company ranked the most satisfying employees, it can be seen that the top companies are high-paying companies, and there is not much work pressure, mainly because there is no competition with them in the industry."

"Microsoft, Intel, Dai Er, Huipu...This company has high profits. Who brings them so much profits? It is the consumers! But should they really enjoy such high profits? ?"

"Many countries around the world know that the Chinese are a hardworking people. They are willing to pay a lot in exchange for a small salary. They work actively and enthusiastically, and are willing to bring consumers the best and most satisfying experience."

"Now, under the leadership of Feng Yu, we must create a new order in the IT industry, with consumer requirements as the highest requirement, and satisfying consumers as the greatest glory. Just like the retail industry, we must create a An industry with small profits but quick turnover."
"Get rid of the internet/network bubble, get rid of those false prosperity, so that our consumers can have more money to do other things and enjoy life. IT should not be a lucrative industry, we should return to rationality..."

This article was found by Kameido Masao with several gold medal writers. After several revisions, it appeared in many mainstream newspapers at the same time, and was reprinted on major portal websites and translated into multiple languages.

Feng Yu looked at the article on internet/network and was very satisfied.

He originally discussed with Kameido Masao and the others, and shot at Microsoft and at the same time wooed those PC vendors, but Kameido Masao believed that this was too deliberate and those PC vendors would definitely take the opportunity to ask for more benefits.

From the promotion of XOS, it can be seen how big and greedy the PC manufacturers are.

Therefore, Kameido Masao believes that we should stand on a high point while condemning all these Corporations, separating them from consumers, and creating an image of one mind with consumers.

At that time, Microsoft, Intel, etc. will definitely not compromise. They will inevitably start a war of words with Wind & Rain Holding Company and Taihua Holdings. After a while, Huipu and Dai Er will lay down the flag. and still the drums, because at that time other manufacturers should have been drawn to their own camp.How to win over other PC manufacturers? Through AMD, Nvidia, etc., provide them with more cost-effective hardware accessories, so as to reduce the cost of their PC products.

So Kameido Masao ordered someone to concoct such an article and set a map cannon!

Now, Microsoft and the Company are really angry. Feng Yu must have done this. We have to calculate our costs and profits. What are we going to do?

Competing among peers, have you done this?

Industry profits should be kept secret together. This benefit belongs to all of us, right? There are ours and yours, right?

The overall profit of the industry is high, isn't your profit not bad? What are the benefits to you if the overall profit of the industry is reduced?

Say we make huge profits? Why are we profiting? What we pay is a combination of physical and mental work. Go and see that Coca Cola, a soda seller, how much money does it make a year? That's huge profits!

And those financial industries such as bank, how high is that profit? Why don't you say that it is profiteering?

Microsoft immediately responded: We are not in a profiteering industry. For example, the VISTA operating system we are selling now takes nearly five years and has invested more than tens of billions of dollars. How many copies have we sold now?Our input and output are seriously out of proportion. And we don’t just sell the product and we have to provide free update and maintenance services for at least a few years. Are these costs?

10 billion U.S. dollars invested in financial products, calculated based on last year's earnings, how much can we make in five years? Counting the sales period of our products, that is close to ten years, how much should we make?

Our employees have paid hard work and wisdom, and we have provided users with the best experience and after-sales service. Can we not make a little profit?

To say that our Microsoft employees are lazy, that is to allow Microsoft employees to maintain a wealth of creativity. Which successful genius in the world does not need rich creativity? Sitting in the office/bureau partition, can you hold back your thoughts? Science shows that people's mood is directly proportional to their creative ability.

We admit that the Chinese are diligent, but people need to take a break. Instead, we want to ask, I heard that those companies in China always work overtime, can they give their employees normal overtime pay in accordance with the law? Do employees work overtime voluntarily?

When Microsoft responded here, it stepped on Taihua Holdings by the way.

Then, Intel also jumped out and posted a reply.It also responded to the accusations in the media, and also refuted their profiteering remarks, and then pointed out that Feng Yu was behind all this.

Take a look at Feng Yu's asset growth rate over the past few years. If it were not for profiteering industries, how did he become the world's richest man? Said Feng Yu this is a thief shouting to catch a thief.

Next, almost all IT-related companies, as long as they were blamed, began to mock Taihua Holdings and Wind & Rain Holding Company, and mock Feng Yu.

There is a message below Feng Yu's blog account, all of which are representatives of China from major ITCorporation, attacking and refuting Feng Yu's remarks.

"Chief Feng, there is a function to close comments under the blog. Why don't you close these comments?" Wang Zhidong called and asked.

Feng Yu's blog has skyrocketed, and as the leader of Sina Corporation, he naturally got the report immediately.

"Why should I close it? I think it's great. Look, how lively my blog is now? They all come to me to leave a message. It seems that I should actually publish a blog, right?"

This article was published by Kameido Masao. Feng Yu didn't care about it. Why did these people come to his blog to make trouble?Let those China representatives come to my blog to comment and criticize. Fortunately, my buddies are quite famous and no one dares to abuse them directly. China is Feng Yu's site. Most of the representatives of foreign businessmen are Chinese. Who would dare to point at Feng Yu's nose?

Tigers don’t show off, you treat me as a sick cat!

Feng Yu immediately updated a blog personally called "This Is What I Said"!

Chapter 1478: This Is What I Said

Recently, many people on the internet/network criticized me, saying that I disturbed the order of the industry, so what is the order of the industry?

Industry order, I think it should include technology market order, talent market order, business market order, investment development order, etc. I'm not an expert, and I can't say those professional terms. Today I will only talk about my views from the perspective of consumers.

As a consumer of IT products, I take the most intuitive computer as an example. I want to buy a computer. There are two ways to order via internet/network and purchase from a physical store.

To use a computer, in addition to buying this computer, I must also install the software I need to use.

So I plan to buy a computer at a cost of 6,000 yuan, and I took a fancy to a computer priced at 5,999 yuan, but when I actually bought it, the cost would be higher than this.

Because I want to install software, the most basic, I want to install the system. There are two main choices here, one is the XOS CD from Lenovo Kingsoft and the VISTA CD from Microsoft.

The retail price of the former is 499 yuan RMB, if it is a pre-installed system, then the price should be 199 yuan. And what about Microsoft? The retail price is several times, even if it is a pre-installed system, the price is close to 1,000 yuan.

This doesn’t even count. If you want to buy a desktop computer, you generally need a patch panel, a network cable, and the installation of internet/network. These related products are another sum of money.So the actual money we spend on buying a computer = computer cost + software price + store cost + accessory price + profit

What is the true cost of a computer? What is the profit? Who made the biggest profit?

The rent of the shop, the profit of the agent, the profit of the PC manufacturer, the profit of the software manufacturer... There are too many people who divide the money.

And who has the highest profit margin? Microsoft.

Microsoft called the research and development VISTA and invested tens of billions of dollars, but where did the tens of billions come from? The profit they earned from selling the XP system is enough to develop VISTA and XP a dozen times!

Where did Bill Gates' wealth come from? It's all Microsoft. Where is my wealth? From a variety of investments, the profits from IT investments are not the bulk of my income.

I just invest in a lot of industries, each of which can bring a little bit of profit in the future, combined, it has increased my income a lot.

Having said that, as consumers, we all want to buy our favorite products at a lower price. But as a producer and seller, they hope that the profit is high enough.

How to achieve a balance between the two, I think the concept of a supermarket is the best way to operate. Simply put, it means small profits but quick turnover.I want to create a small profit but quick turnover of the computer industry. Whether it is hardware or software, manufacturers must have profits, but the single product profits should not be so high.

Now I have invested in various hardware accessories, software, and PC manufacturers, just to give consumers a reasonable price.

And the result? I touched the interests of those manufacturers. They unite, attack me, slander me, and say that I disrupt the order of the industry?

Maintain a high profit, even if the product cannot be sold, it will not sell at a reduced price. Is this their order?

Define computers as high-end electronic products, not ordinary household appliances. Is this their order?

Someone lowers prices and gives profits to consumers, which violates order?

If these are what they call the industry order, then I would say that the Company I invest in will not abide by these "orders"!

They put order into a yoke, wanting to lock other companies, lock profits, let consumers follow them, let consumers keep inside a drum.

I will break this shackle, break the order, and re-establish a new and reasonable order!

Many people have used Bill Gates as a role model, dropped out of school, and established a huge Microsoft Empire, but if there was no Paul Allen, how could it be possible to succeed with Bill Gates?And many people may not know that Bill Gates's mother, who was once a good friend of the Chairman and CEO of IBM, worked together, and she was an executive of an intercontinental bank.

This is why Bill Gates' original software was sold to IBM, and why Microsoft's DOS was promoted by IBM and became an industry standard with the help of IBM.

Going to school and doing business are not in conflict in themselves. I completed my studies, so today I can surpass Bill Gates in wealth.

Those who regard dropping out of school as the golden rule and think that the world waits for no one else are all blinded by this story. I don't deny that Bill Gates is excellent, but don't forget that Paul Allen and Steve Ballmer, who started their business with him, would not have been where Microsoft is today without their contributions and the help of Bill's mother.

What I want to say is that Bill Gates is not a good role model, our youngster, don't learn, unless your mother also has an unparalleled background.

Let's talk about Intel. It has always claimed that its products are the best in the world, but under the witness of hundreds of media all over the world, their products have completely lost to Advanced Micro Devices.We should be clear that the greater the output of most standard products, the lower the cost should be. However, Intel’s output is obviously higher than AMD, the performance is the same as Chaowei, and even not as good as Chaowei, but the price is much higher.

Relatively speaking, Intel's profit is much higher.

AMD’s price at this time can guarantee normal profits. It is said that Intel’s profits should be higher at the same price. If not, then there are only two possibilities.

In the first case, Intel lied. The second type, Intel's technology, is not as powerful as AMD. As for which one it is, I am also very curious.

If Intel lied, then their profits are huge profits. If Intel is not lying, it is their technology research and development, which is indeed inferior to Advanced Micro Devices.

Here I would like to ask Intel representatives, which of my guesses is correct? Or is there a third possibility, both?

And those PC manufacturers, they continue to attack the Lenovo Group, why, because their products are far less cost-effective than Lenovo models. Their 10,000-yuan laptop has worse performance than Lenovo’s 8,000-yuan laptop.They did not want to lower their selling price, but instead asked the Lenovo Group to increase the selling price. Frankly speaking, the Lenovo Group's price increases, although sales may decrease, but the single product profit has increased a lot, and the Lenovo Group may make more.

But we didn't have such a choice. We chose to allow more consumers to buy computers at reasonable prices. We want to make computers an ordinary household product instead of a so-called high-end electronic product.

These are the words I want to say today, the words of a conscience company!

Chapter 1479: The Louder The Bigger

Wow~~

Paul Allen frowned and pushed open the office/bureau door of Bill Gates.

There was a fragment of a coffee cup on the ground. This was a cup that Bill Gates had used for many years. It was broken today.

"Bill, did you also read the reprint of Feng Yu's blog post?"

Bill Gates glanced at Paul Allen without speaking. The article said that without Paul Allen, without Ballmer, there would be no Microsoft, which seriously downplayed the unique and unmatched authority of Bill Gates in Microsoft.

In addition to his words, he is also said to be a bad example! After being touted by the media for more than ten years or even decades, how can he bear such accusations?

There is also a conscience company at the end. Are we just black-hearted businessmen? Can the IT industry develop so quickly without the operating system provided by Microsoft? Compared with our contribution, are we making a lot of profits?

Although his inner heart knows that Feng Yu has a very poor relationship with Paul Allen, and the praise of Paul Allen is an obvious divorce, but knowing it is one thing, and accepting it is another.

Many times, I know that the other party is using the plan, but the inner heart is still very angry."Bill, that Feng Yu is too arrogant. We must make a strong response to such unprovoked accusations! " Paul Allen also said angrily.

As he was talking, Ballmer also knocked on the door and came in. He saw the broken coffee cup on the ground, and the corner of his eyes twitched.

"Steve, did you see Feng Yu's blog post, how do you plan to respond?" Paul Allen turned his head and asked again.

"Paul, what do you think?" Ballmer asked rhetorically.

"While notifying those PC manufacturers to increase the promotion of our VISTA system products, we must also sue Feng Yu for false remarks and demand that Feng Yu publicly apologize and compensate us for Microsoft's losses.

"Increase the promotion of our products. I have already contacted the major PC manufacturers. They have also been attacked by Kameido Masao's comments, so they should be willing to cooperate with us. As for accusing Feng Yu, which of our remarks is not true? "Ballmer asked rhetorically.

Whether it is said that Microsoft's profits are high, or that the stories of Bill Gates are indeed true.

"He said our employees are lazy, can't we sue them?" Paul Allen angered."Paul, that was Kameido Masao's remarks, and the other party published it in Japan. The translation process will inevitably show some deviations. If this is a lawsuit, let alone we may not win, even if we win, we will suffer. Still discredit us! "

"As for Feng Yu's remarks, we have nothing to sue the other party. There is only one point, that is, Feng Yu said that our XP profit is enough for us to develop a dozen XP and VISTA. This one is obviously exaggerated. But if we sue. The other party, we have to list them in detail, which will make our accounts more transparent. At that time, everyone knew that our profits were super high."

Although Microsoft is a listed company, how many people will pay attention to how much money Microsoft makes? At least ordinary consumers, at most, care about Microsoft's stock price.

Once it goes to court with Feng Yu because of this incident, it will be Microsoft that will suffer. Who makes Microsoft the most expensive VISTA system in history.

At the beginning, he said that the price of this system should be cheaper, because with the XOS competitor, their price is so low, consumers will form a contrast, and then choose each other.But Bill and Paul firmly believe in Microsoft's strong brand effect, user inertia and so on. However, there are too many differences between VISTA and XP. Instead, it is user inertia. It will be transferred to the XOS system, which is very similar to XP but is more user-friendly, not to mention the other party's price is too competitive.

They put a lot of pressure on the PC business. The same PC pre-installed with their VISTA system is sold for hundreds of dollars higher than the pre-installed XOS.

On the surface, it has pulled the grade, but many consumers say that this has increased their expenditures, and they have not enjoyed more and better services.

"According to you, we can only do dumb losses?! " Paul angered.

"I think we don’t need to bother, Intel will respond. We just need to cooperate with Intel, we optimize the performance of their products, and they also optimize our products, then we can jointly suppress Lenovo. -Silver Mountain Corporation, AMD, etc. Company." Ballmer explained lightly.

Bill Gates suddenly said: "What if Intel loses?"

Paul and Ballmer both stared. What did Bill say, Intel will lose?This point, they have not considered before, Intel is powerful, it is the leading Boss among all hardware accessory manufacturers. But Intel is not without Failed. For example, when competing with AMD dual-core technology, Intel can be said to have failed miserably!

AMD's dual-core technology has laid the foundation for the image of their first year of technology, so that more consumers are willing to choose Chaowei products, and more manufacturers choose Chaowei products.

If Intel Failed, then the biggest possibility is that those PC manufacturers betrayed and they turned to AMD.

However, Kameido Masao's remarks attacked all those PC manufacturers, or even the entire industry. Will those manufacturers really cooperate with AMD and support Chaowei?

"So we can't wait for Intel to decide the outcome, we also have to take action, let Feng Yu know that he shouldn't provoke all of us! "

Bill Gates has a grim expression and seems to have made some decision.

But Ballmer's inner heart is a little lamented. When does Microsoft need to unite with others to suppress the other party?In the past, it was a Microsoft company. All hardware vendors and PC vendors had to obey the orders of Microsoft. No one was allowed to pre-install the LINUX system or the Fruit Corporation system. Corporation's system can only be installed and used on its own brand machine.

From this point of view, Microsoft has actually lost, losing their noble status as unique and unmatched.

Chapter 1480: Microsoft Is Sitting On The Wax

"Nonsense, why is our XOS system a backward system? Their VISTA is the flower but no fruit. It seems that many functions have been added, but what's the use?" Lei Dajun was full of uncomfortable words at this time. .

"Army, what's so angry about this? They define themselves as high-end, and we position ourselves as civilians. They want computers to become high-end electronic products, and we want computers to become common household appliances. You say, we Who has a bigger market?" Qiu Bojun asked calmly.

Obviously, the market for home appliances will be larger.

If it is not for some reason that they cannot cite the example of small household appliances, then perhaps this storm will also swept small household appliances in.

For example, a Philips razor, the price is close to three hundred dollars, but the cost? No more than fifty dollars, how many times the profit is there?

There are also small appliances such as music players, which have very high profits. These are either produced by themselves or by the Alliance Company. How can they attack?

Liu Chuanzhi smiled and persuaded: "Lenovo Kingsoft has only one main opponent, and that is Microsoft, but the opponent of the Lenovo Group is most of the PC manufacturers in the world. This time, we cannot fail! "Once Failed this time, it will be a heavy blow to Lenovo Group and Lenovo-Silver Mountain Corporation, and it may even make them one stumble, unable to rise.

But if it succeeds, then the benefits are clearly and easy to see. The market share will greatly increase, the brand's popularity will also increase first year, and future profits, let alone.

"What did Chief Feng say?" Lei Dajun asked.

"Chief Feng said don’t worry, Microsoft made a wrong move and lost! And what can those PC manufacturers do to our Lenovo Group? Our price/performance ratio is so high. Advertising is not bad, and the market is increasing The wider. They now want to redefine us and define our products as ordinary consumer electronics, and they are high-end consumer electronics."

"But they can't succeed, no manufacturer can do it! "

Liu Chuanzhi is very confident about this, and they are also rapidly improving their computer technology. For technology research and development investment, they are no less than those world-class large corporations. And their labor costs are lower, which makes them more competitive.

Take a look at how many world-class patented technologies the Lenovo Group has in recent years. Many product designs are world-leading. And in the recognition of young consumers, they are the first.Now Fruit Corporation and IBM are biased towards the business part, especially their notebook products, that is to say, they still insist on defining computers as high-end business electronic products.

On this point, Liu Chuanzhi thought they were wrong.

Many people buy computers for leisure and entertainment. For example, in Internet cafes, how many are in office? Ninety-nine percent of people are in leisure and entertainment.

Defining computers as ordinary household appliances, Liu Chuanzhi agrees very much, and he admires Feng Yu's ideas very much.

"But how do we fight back? You can't just fight with them in the media and promote advertising resources?"

Many of the speeches in the media are guided by them. If you want to guide, you have to pay some. If you want to promote their products, you have to pay a lot of money.

And when all PC manufacturers, hardware manufacturers, and software manufacturers joined it, those media made a lot of money, and advertising costs continued to rise.

Fortunately, they have their own internet/network media resources, domestic portal websites, foreign websites such as Google, etc., are all supporting them and not letting public opinion become one-sided.

But in this way, it becomes a money-burning war. Whoever has insufficient funds will eventually be dragged down. Of those big corporations, which one has less funds?Only the small corporations can be dragged down, but those small corporations have never been their goal.

Liu Chuanzhi smiled: "Didn't Microsoft say that their office software will not make patches that are compatible with our system? We then promoted that we have made patches ourselves, and our system can be compatible with their software. And our software can also run on their system."

Lei Dajun They thought about it for a moment, and they understood the meaning of this.

You Microsoft wants to use this to exclude us, but we put on the look of peace as our own, and made a compatibility patch program for free to users.

In this way, we are ahead in public praise.

Sure enough, when Lenovo Kingsoft announced the news, many netizens began to support Lenovo-Silver Mountain Corporation, saying that Microsoft was too domineering. But there are also many people who think that Microsoft's products are easy to use. There is nothing wrong with this approach. What's wrong with my product not wanting to support your product?

But obviously, more people support Lenovo Kingsoft. In other words, Lenovo-Silver Mountain Corporation puts itself in the place of a disadvantaged group, and people are always born to have some sympathy for the disadvantaged group.Another new Microsoft product is indeed too expensive. Many people who plan to reinstall the system without changing their computers find it not cost-effective/worthwhile. Thinking about the remarks made a few days ago, Microsoft is too profitable!

Before, there was no choice but Microsoft, but now they have a choice. Why didn't they choose Lenovo Kingsoft? The XOS system’s comments on internet/network are very good, and the public praise is also very good.

And there is nothing unaccustomed to use, why not use cheaper ones?

Microsoft soon discovered that after they made comments that they were not compatible with Lenovo Kingsoft's products, their new system sales declined, but the sales of Lenovo-Silver Mountain Corporation's products increased a lot.

And those PC manufacturers do not seem to be on the same line with them, because it is obvious that products with pre-installed XOS systems sell better, and those PC manufacturers will naturally choose to sell better products to promote.

And Lenovo Kingsoft gave them greater concessions, and also increased the profits of those PC manufacturers. Microsoft is accustomed to domineering, although their system price is much higher than Lenovo-Silver Mountain Corporation, but the distribution of those PC manufacturers is not as good as Lenovo-Silver Mountain Corporation.Driven by interests, those PC manufacturers will naturally no longer take care of Microsoft. Do you want us to promote your products more? Okay, you have to lower the price. If you have the same price as the XOS system, we guarantee that all agents will mainly promote products pre-installed with your system.

We sold a computer as a co-author. On the contrary, you earn the most. You don’t even need shop rent. The cost we have to pay is not just production costs, but also transportation, warehousing, sales, and publicity !

Sales of the XOS system continued to rise, while sales of VISTA began to decline.

At this time Microsoft is sitting on the wax!

Chapter 1481: No Longer Bought

Feng Yu was reading the financial statements of the Bing City Machinery Manufacturing Group, and Liu Chuanzhi called.

"Old Liu, what's the matter?" Feng Yu asked casually.

The call at this time must be a matter of Lenovo Group or Lenovo Kingsoft. If it is a matter of other sub-Corporations, Liu Chuanzhi and Zong Qingxian can basically make a decision after discussing it.

"Chief Feng, do you remember when I said I wanted to buy IBM's PC business?"

"Remember, didn't the other party refuse to sell? We all planned to pay with cash and stocks, but the other party still didn't agree. Why, do you still want to buy now?"

By acquiring IBM, you can get some good technologies, and brands such as THINK, plus the sales channels and factories of the other party, then the Lenovo Group will immediately become the world's number one PC industry in terms of production and sales, which is more than previous generation/life early.

But there are also disadvantages, that is, IBM's PC business at this time does not have much profit at all, and even has a lot of debt. And before the acquisition of the Lenovo Group, the other party will definitely take the opportunity to list some debts in the PC business unit to reduce IBM's overall debt ratio.The focus of IBM's work has shifted from hardware to software. Their PC department sold, but not the overall hardware. They will turn from PC production to design in the future. This can reduce a lot of costs, and you don't have to worry too much about the impact of PC prices on them.

At this time, the average PC price is the highest, IBM and Fruit Corporation. Once the PC price drops again, it will seriously affect their profits, and even lose money if it fails.

"Chief Feng, I really want to buy it, and this time the other party took the initiative to contact me. It sounds sincere. And the initiative is in our hands. It should be no harm to talk about it."

Liu Chuanzhi has always been very enthusiastic about IBM's PC business, and now the opportunity lies in front of him, which makes it very difficult for him to give up. In his years, IBM was the leading Boss of the world PC industry, or the leading Boss of the entire IT industry.

It's a great honor to be able to acquire IBM, even if it's just a business.

Feng Yu reminded: "Old Liu, have you always regarded IBM as the Boss of the world's PC industry? Thinking that if you acquire their business, it's like we have risen, and it feels like we are turning over and taking control?"
"Lao Liu, it's not bad that you want to acquire IBM's PC business, but I want to remind you that IBM's PC business is no longer the leading Boss, and even they are not as good as us now. Their product designs are old and they keep some patents. , Neither was authorized to make money, nor was it able to use patents to stop other manufacturers."

"Their PC business is going downhill. You have to see this clearly. Don't think that IBM still has a lot of orders at this time. After we take over, we will definitely make money. Think about it. Many of IBM's orders are from the U.S. Government and Large Corporation’s group order. Do you recall that when Lenovo made its own computers, did our Government purchase IBM computers?"

"It is impossible to open a backdoor program on the computer to monitor and steal data? Why does our country have to create a Lenovo? Isn't it just for computer security. Is this point, the United States will not consider this? When IBM’s PC business enters our hands, do you think those Governments will continue to place orders with us?"

"If we acquire them, orders will definitely shrink. IBM's product design concepts are completely different from those of our Lenovo Group. They focus on office work, and we focus on entertainment. Although they are acquired, they can make up for our office work. The technological gap in computers, but how big can it be?"
"The most cost-effective/worthwhile way is to buy the technology we like from IBM Corporation. As for their factories, we don’t need them, and we don’t need their sales channels anymore. We don’t even need their brands. There are certain advantages to operating multiple brands at the same time, but there are also certain disadvantages."

"Remember what I told you about General Motors? They have a lot of brands, they are too scattered, causing their publicity not to focus, the brand connection is not enough, so sales and profits are declining. Corporation and European Corporation seized the market."

"We are now distinguishing product performance by series and targeting different user groups. This is enough. Buying new technologies, upgrading our products, and launching a new series is just fine. There is no need to run more brands, especially It is IBM that will not sell the entire brand to us, at most it is only authorized to use."

"We sell products and help them promote the brand. In this case, didn't our Lenovo become a subcontract(or)/OEM supplier? And IBM is no longer the IBM of the year. Although we have not surpassed them in terms of assets, we are still influencing In terms of strength, it is no weaker than them."
"And with this PC business dragging them, we can catch up and surpass them faster! So my suggestion is not to buy IBM's PC business, you can buy some of their patented technology. If you have to buy, then I don’t By agreeing to give shares to the IBMLenovo Group, I think we have greater potential for appreciation."

After Feng Yu said these words, Liu Chuanzhi was stunned for a long time. Yes, why does he have to buy IBM's PC business? Is there a kind of original dream at work here? But IBM's PC business is not as good as Lenovo?

You can buy some of the advanced technologies of IBM that you like, or take a step back, and you need to authorize it. This is more cost-effective/worthwhile than buying the whole.

At first I thought that IBM still had a huge US market, but if Lenovo acquires it, it is really possible that, as Feng Yu said, the government and large company orders will be gone.

As for IBM's factories, Lenovo simply looks down on it. Not to mention the low production capacity of the old factories, the wages of workers are not low. Lenovo has already built a factory in Brazil, and the Americas will all be supplied by factories in Brazil.

In other words, in IBM's view, the valuable PC business unit is of little use to the Lenovo Group. If the acquisition is over, it will also distract the Lenovo Group, which is not very cost-effective/worthwhile.Liu Chuanzhi understood at this moment that IBM did not sell at that time because he felt that the profit was good. If you want to sell now, it must have insufficient profits, and may even lose money.

IBM is not about fulfilling Lenovo, but it is going to give away the burden to Lenovo, which is still a heavy burden.

After thinking about this, Liu Chuanzhi told Feng Yu that he knew how to reply to IBM.

The head of IBM's PC business received a call from Liu Chuanzhi with a smile on his lips. After selling the PC business, he will be responsible for the server, and with this credit, he might be able to raise his salary.

But the words on the phone changed his face greatly.

"Miller, after research, our Lenovo Group decided to abandon the idea of acquiring IBM's PC business."

What? Lenovo did not buy it? !

Chapter 1482: Today Is Different

The IBM Group immediately held a meeting. They originally thought that the Lenovo Group had always been interested in their PC business and had expressed more than once that they wanted to acquire.

When they agree, the Lenovo Group should be happy.

At the beginning, Liu Chuanzhi's tone sounded very happy, but how come things have changed so much after less than an hour?

Isn't it that Liu Chuanzhi is very prestigious in the Lenovo Group? Although he is a minority shareholder, he is the Chairman or the CEO of Taihua Holdings. What he agreed to did not succeed?

It is still said that someone else influenced Liu Chuanzhi's decision, and this person has a very large influence on Liu Chuanzhi. So who is this person, is already ready to appear at the call.

Feng Yu, Feng Yu must have said something, Liu Chuanzhi suddenly changed his mind!

In fact, Feng Yu guessed that there was nothing wrong with IBM's PC business. Their products are not cost-effective. They mainly do high-end notebook computers. The sales of desktop computers have declined the most. Their Thire, which is the desktop business, has almost no market, except for those government orders.

And their ThinkPad, that is, the notebook computer business, is not bad, mainly high-end business notebooks, not many can compete with them.For example, they first introduced a fingerprint lock, and there are many security encryption functions, which are ahead of other PC manufacturers.

But this cannot conceal the overall decline in their PC business and the imminent loss. If it hadn't been for them to reduce their desktop business in time, I am afraid they have already lost money.

But without the desktop business, they have too many employees. If they want to maintain no loss, then the most direct way is to lay off employees.

Layoffs have a very bad impact on a company. It greatly affects the working mood and working atmosphere of employees, and it will also make people see that the Company can no longer afford so many expenses.

If there is no layoff, there is another way, and that is to reduce salary. Just like layoffs, it will greatly affect the emotions of employees and the company's image will also decline.

Without layoffs or salary cuts, IBM will lose money. Although they can afford this loss, which shareholder would be willing to bear it? Over time, if it fails to turn losses into profits, it will drag down the company's development. Isn't it going to embark on the road of layoffs or pay cuts?

Therefore, selling the PC business as a whole at this time is the most cost-effective/worthwhile. Not only reduced expenditures, but also gained income, and can concentrate on operating software, servers and other major profitable businesses, and also ensure that IBM's brand value will not decline.It is best to get a part of the shares of Lenovo Group, so that they do not completely lose the PC business. Taking advantage of the opportunity that the Lenovo Group is in the limelight at this time, they can still make a fortune.

And through the channels of the Lenovo Group, they can expand their share of other products in the Asian and Eastern European markets, thereby increasing their profits.

When the Lenovo Group's business was bloated and had to streamline, they sold the stock, which was another good income.

But this shrewd abacus can't go on now, Liu Chuanzhi told them that they didn't want to buy IBM's PC business!

They discussed for a long time, could it be that IBM can only lay off employees? Or is it selling the business to other PC manufacturers? But will other PC manufacturers be interested in their business?

Even if it does, other PC manufacturers cannot help IBM expand its market share in other businesses in Asia and Eastern Europe. The Lenovo Group is the Boss of Asia and Eastern Europe.

At this time, IBM executives suddenly regretted that they knew they should agree to the Lenovo Group last year. When Lenovo Kingsoft launched the XOS system, it needed support the most, but they missed it.

If you sell the PC business at that time, you can still get the shares of the Lenovo Group, and then have a relationship with Lenovo Kingsoft. They will join forces and it will not be impossible for IBM to become the Boss of the world's IT industry again!But all these opportunities were wasted by them, and it is different now.

Because they were reluctant at that time, because they couldn't see clearly at that time, and because of their arrogance, they were unwilling to be acquired by a rising star like the Lenovo Group.

"Miller, is Liu's attitude very firm?" asked a board member/director.

"Very resolute, it's definitely not their negotiation strategy." Miller wanted to say that even if it was the other party's negotiation strategy, we could only pinch our noses.

But the other party is really determined and doesn't want to buy it at all.

"Miller, go to contact other manufacturers. And to reduce the desktop business again, in the future, we will also sell laptops on the Government side." IBM CEO said.

"Desktop business has shrunk again. I have reservations about this. Government procurement has done a good job in sales, but without desktop computers, our competitive advantage will not be so big. The price of notebooks is much more expensive than desktop computers "A board member/director said.

“I think it’s inappropriate to contact other manufacturers to sell our PC business. Even if we can sell it, the price will not be very high. And after we lose our desktop business, the price will be lower. So we reduce business and There is a conflict between selling the entire business.” Another comment was made."Why don't we talk to Liu again, or let's talk to Feng directly? We have so many patented technologies. When we sell the overall business this time, it also contains so many patented technologies. All of these have greatly improved the technology of the Lenovo Group. The benefits of our research and development are different."

What Miller thought of at this time, he hesitated for a long time and said: "I remember Liu once told me that his favorite is some of our PC patented technologies. It is better to license those patented technologies to the Lenovo Group. In exchange for some cash?"

"Since our sales have been severely affected, and we originally planned to do technological development in the future, isn't that also selling technology? As for our overall PC business, I think we should contact manufacturers in Japan and manufacturers in South Korea or Taiwan. These companies in North America have overlapped with our market and seriously reduced our value."

Miller's remarks were unanimously agreed by the Board of Directors. They thought about it, this is one of the easiest ways. Don’t those Japanese manufacturers want to buy their PC business all the time? It’s better to hint and ask them to contact. Then list the patent list, authorize multiple parties, and charge fees, which is in the best interest.

Liu Chuanzhi was thinking about how to talk to IBM and buy the other's patented technology. Miller called."Miller, I said, our Lenovo Group has abandoned this acquisition plan."

"No, Liu, I think you must be interested in the business I am talking to you. Don't you want our IBM patented PC technology?"

Chapter 1483: Raise The Price

"Chief Feng, the people from IBM contacted me again, they want us to help."

"What can I do for you?" Feng Yu was curious. Since everyone is no longer cooperating and the acquisition is no longer being discussed, what else can I do for you? Are you familiar with them?

"Sell the price! "

Raise the price? Feng Yu understood that IBM was looking for a new buyer, and was afraid that the other party's bid was too low, so he asked the Lenovo Group to pretend to buy and raise the price.

"Oh? What good do we have?" Helping in vain is definitely not enough. IBM is not a China Company. Everyone is a competitor, not their own.

"All of IBM's patented PC technology can be licensed to us. It is not a short-term authorization, but a long-term authorization."

Authorization does not mean selling. Authorization to the Lenovo Group means that the Lenovo Group can use it, and can conduct research and development on the existing basis to improve technology. But there are also restrictions, that is, the Lenovo Group has only the right to use, without ownership, and it can no longer license the technology to other companies.

However, this perpetual license is also sufficient. Even during the patent protection period, the Lenovo Group can always use it, only one license fee is required, and the price will be relatively cheaper.

In this way, the technology of the Lenovo Group will be greatly supplemented and improved, allowing them to fully enter the high-end market."What about the authorized price? Is there a discount?" Feng Yu asked.

"No, but it's more reasonable. The price will be a little lower than when we wanted to buy it." Liu Chuanzhi thinks this is good, because before the Lenovo Group paid high prices, IBM refused to authorize some key technologies.

This time, he only needs to help perform a play, and he can get the opportunity to purchase these patented technology licenses at a reasonable price. Liu Chuanzhi is very excited.

Hearing that there are no more discounts, Feng Yu feels a bit regretful. This is not taking advantage, so why does it feel like a disadvantage?

"You have decided, I support you. By the way, who is the new buyer IBM is looking for?"

"Two corporations, one is Four Star Group, and the other is Sony Group."

Four stars and Sony? They are all consumer electronics giants in Asia. Feng Yu realized after thinking about it. If IBM sells to Company in North America, the value of sales channels, factories, and brands will shrink a lot.

However, the Asian Company can use IBM's PC business to enter Europe and the United States, so that its value can be maximized.So IBM wants to find Dai and waits to raise the price. Sony is not stupid, and they won't believe it. But if the Lenovo Group joins the competition, then the two companies will definitely believe it, because long ago, Liu Chuanzhi stated that he would acquire IBM's PC business, which is no secret.

"Go ahead, I believe you."

Not only can you get the technology you want, but also pull your competitors into the water, one arrow, two golden eagles. Feng Yu doesn't really like these two companies.

Well, maybe the two companies don't like Lenovo Group, nor Feng Yu.

Chapter 1484: Zhongji's Wordy

"Lu, I heard that IBM intends to sell the PC business as a whole, including all factories, R&D departments, brands, channels, stores, etc. We are very interested in Sony." Norio Oga smiled, sit upright and still.

"Dahe, where did you get this news? We haven't announced it to the outside world, we just have this idea, and haven't finally decided yet." James Lu said.

Dahe Dianxiong secretly scolded and fooled the ghost. You didn't make it public, but you didn't deliberately conceal the news. Otherwise, how did we know?

What hasn't been finalized yet. The reason why I haven't decided is that I haven't got a satisfactory price yet?

"Where we got the news is not important, what is important is our sincerity. Our Sony is in the electronic field, and the development direction is very different from IBM, but we are very optimistic about the PC business, so we hope that your company can give us a chance "Ohe Norixiong bowed slightly.

"As far as I know, Sony’s computer sales are not very good. Even in Japan, it’s not as good as Dongzhi, Songxia, and other electronics companies. In recent years, the rapid development of computers has made Sony’s market. But the share has been declining. The products are not new, the price-performance ratio is not high, and the after-sales service is average. Are you not planning to quit?" Lu put on a look of thinking for the other side.Norio Oga is not very good-looking, your IBM is better than us in the PC business, but we cannot be denounced as such. Our PC business is still profitable, this is not much profit.

If we are better than your IBM, then I will rush over to talk to you, want to buy your business?

"Lu, according to our investigation, your PC business unit's profits are also declining, and sales are also declining. We are the same."

Norio Oga sneered inner heart, don't think we haven't investigated it, it seems like you IBM like the sun at noon. Are you still going downhill? At the beginning, you were the boss of the industry, the absolute overlord. But now?

If you bought Microsoft directly that year, then the status of the industry leader would still be you, but you did not. And that European software giant, was not founded by your former IBM employees?

Now people say that if you don't develop in IBM, you can rise if you leave. What can you do to be proud of? If we Sony missed so many good opportunities and missed so many outstanding employees, our executives would have already cut their stomachs~

"I don't deny this, because we have scaled down related businesses and focused on software. But our PC technology is still the best in the world." Lu Aoran said."This...not necessarily? Since your technology is the best, why is the sales growth slower and slower and the market share declining?"

"I said, it was we ourselves that reduced the related business."

Norio Oga didn't expose Lu's boasting, and you took the initiative to reduce it, so you have to reduce it, right? If the profit is good, why should you reduce it? You may have ensured the world's leading in some innovative technologies, but in terms of cost control, product design, etc., you are obviously behind other companies, resulting in low cost performance of your products, difficult songs find few singers.

If it were not for the rapid increase in computer sales in the past two years, your sales might have fallen. I'm still blowing here now, when I am dupe/sway?

"Okay, let's not talk about these. I believe you are among the world's top in many technologies. Then I also expressed my desire to acquire your PC business. Can you give me an accurate answer on behalf of IBM? "Ohe Norixiong said sternly.

"I need to report this to the Board of Directors. Now we are in contact with multiple companies, and finally we are discussing whether it is Sony Corporation or not. I can't guarantee you." Lu replied conservatively.

"Okay, then I look forward to your good news. I think the terms we can give will definitely satisfy you."

..."Chief Feng, are you free these days?"

"Well, what's the matter?" In Feng Yu's Company, there is no one more free than Feng Yu.

"If you can, can you come to New York to disrupt the deployment of Four Stars and Sony?" Liu Chuanzhi asked.

Ask the two Corporations for trouble, Feng Yu likes it the most!

"No problem, I will fly over tomorrow."

Chapter 1485: Dahe Dianxiong

"President, Feng Yu is here in New York. It must be Liu Chuanzhi's negotiation with IBM that was blocked, and Feng Yu came here in person."

Oga Norio's brow furrowed into the word "Chuan", and Feng Yu came here too. So, did Feng Yu be determined to win this IBM PC business?

Norio Oga couldn't help but think of people's comments on Feng Yu. It seems that every time Feng Yu buys someone else's Company, the price is very high and it seems to have suffered a big loss.

But within a few years, you will always find that Feng Yu's investment has earned several times, even ten times. It seems that Feng Yu has an insight and insight that is hard to reach by ordinary people, and his investment judgment is extremely accurate.

Think about the original AIWA. After Sony sold it, it thought it took advantage. I got rid of the burden and got a good cash. But in the end, AIWA in turn suppressed Sony's portable music player and turned it over and became the world's number one.

Norio Oga has thought about it more than once in the past few years. If AIWA was not sold at the beginning, but was still in Sony's hands, how powerful Sony should be at this time?

And the Chinese market lacks a similar company, and their Sony will not be driven out of the Chinese market, so how much more money can Sony make?

The mistake of that time almost made Norio Oga not sit on the throne of president. Even after sitting down, there are always shareholders who talk about it.Since Feng Yu can grab the business that belongs to Sony, why can't Sony grab the business of Feng Yu?

However, some people say that no one can snatch business from Feng Yu. Feng Yu is inherently domineering. You must get what you like.

If not this time, Sony is going to teach Feng Yu a lesson. You Feng Yu has the aura of the world's richest man and the god of investment, but you will also lose in the hands of our Sony!

Sometimes, the other party will definitely be tempted if you don't give a lot of money. It also depends on other ancillary conditions and whether it can bring the other party sustained benefits.

Isn't it just a stock? Sony can also give it!

Norio Oga personally called the CEO of IBM to improve their conditions again. Not only can you pay a large sum of cash, you can also give the other party a lot of Sony stock.

Four Star Electronics Co., Ltd. also changed the conditions, but they gave the shares of Four Star Electronics instead of Four Star Group. Sony gives the stock of the parent company, can this be the same?

Chapter 1486: Unprofessional Reporter

Feng Yu and others' inner heart also came up with a word: silly ×!

Also triumphant, familiarity has fallen into the trap. IBM’s PC department itself has debts of US$500 million. Although some patents were granted to the Lenovo Group this time, the money was directly credited to IBM Corporation’s account, and IBM also intends to draw some related debts together. Sony.

After Sony really incorporates IBM's PC business into its subordinates, it will find that the ideals are very full and the reality is too skinny!

At that time, the sales of Think products in North America will further decline, and in other markets, Sony does not want to take much advantage. Not to mention Lenovo will definitely attack them. How can Dai Er and Huipu watch Sony grow bigger?

After acquiring IBM's PC business, Sony became the PC manufacturer with the most surging momentum on the surface. At that time, the industry's public enemy was no longer the Lenovo Group, but became Sony.

It is possible to sell the Think brand to Japan, Nanyang and other places, but how big is the market here? How much sales can there be under the siege of other manufacturers?

At that time, when Sony wanted to abandon the PC business, it would find that it had become a large tail obstructs action. And if you run your own business, you will not have any good performance. You don’t necessarily lose money, but you don’t want to make it back in five years.Five years later, the PC market is already dominated by notebooks and tablets. At that time, Feng Yu can guarantee that the Lenovo Group will definitely become the world's number one. It will overwhelm other manufacturers, especially this Sony!

Three days later, IBM and Sony jointly announced that IBM would sell the entire PC business to Sony in exchange for a portion of cash, a portion of Sony's stock and a seat on the Sony Board of Directors.

Specific details need to be discussed.

Norio Oga looked triumphant in front of the media.

"President Oga, I heard that both Lenovo Group and Four Star Electronics also went to negotiate with IBM. In the end, why did Sony win?" a Japanese reporter asked.

The other reporters looked at him contemptuously, and I still need to ask, it must be that Sony's conditions are better. Knowing that you are from Japan, there is no need for such shameless praise, right?

Norio Oga replied as expected: "Our conditions are better, so we naturally sell it to us. After Sony has acquired IBM's PC business, its strength in the PC business will increase a lot. Our goal is to become a PC production and salesman within two years. The top three manufacturers in the world! "

Immediately a reporter asked: "I heard that Feng Yu, the richest man in the world, also came in person this time. It seems that he has acquired Company and has never failed. Is this the first time? Regarding this situation, can Mr. Dahe say Two sentences?" a reporter from a certain country asked.Norio Oga looked arrogant: "Feng Yu has never failed to acquire Company? That's because our great Sony didn't take action. This time we took action. Wouldn't Feng Yu return without any achievement? Isn't Feng Yu the richest man in the world? What a title, there are not so many auras."

"I can understand that you said Feng Yu can't compete with your Sony?" the reporter asked.

"The facts are already in front of you, do you need to say more?" Oga Norio's inner heart is very cool, surrounded by so many reporters for interviews, then the subsequent news will definitely help them to promote Sony, and can still step Feng Yu kicked it.

He had seen Feng Yu displeased a long time ago, and he has never had the opportunity to teach Feng Yu, this time he finally succeeded!

"So Mr. Dahe thinks that Sony's vision, or your investment vision, is better than Feng Yu, right?" A European reporter raised his microphone and asked.

"Every investment must be carefully thought out, and it cannot be decided by a single person. For example, Sony's acquisition of IBM's PC business this time is a mature decision made after the research of the Board of Directors."Although Norio Oga did not answer positively, expression has already betrayed him. What he meant is obvious. Feng Yu's vision is not so good. If the Lenovo Group acquires IBM's PC business, it will rise to the top in the world. Such a good opportunity, Feng Yu even gave up!

What kind of perspective is there for this choice? I think Feng Yu is just blowing it out, he is just lucky. Feng Yu is so young, where did those eyes come from?

Many investments are invisible to all professional investors in the world. How can Feng Yu see it? This group of reporters helped Feng Yu Hu Chu. It must have been instructed by Feng Yu to create an illusion of the god of investment for himself. Only then can Feng Yu’s Wind & Rain Consultation have a large number of customers and the scale of funds is even greater. It's jealous!

"Mr. Dahe, then I would like to ask the AIWA Corporation under the Wind & Rain Holding Company group, which was once owned by your Sony. As a result, after Feng Yu invested, less than three years after the investment, it was not on par with Sony. Then it was on the music player. It suppressed Sony, and until now, it has ranked first in market share, ranked first in the survey of consumer favorite brands, and ranked first in innovation."
"Then selling AIWA back then was your Board of Directors' well-thought-out and mature decision? Can this prove that Feng Yu's investment vision is better than your Sony?" a Chinese female reporter asked with a microphone high.

Norio Oga's face instantly turned into a black pot. Where did this reporter come out? What kind of shit question is this?

Today, Sony announced the acquisition of IBM’s PC business. Why did it all come up suddenly? This is the eternal pain of Oga Norio, and it is also the eternal pain of Sony.

Not only lost a lot of profits, but also established a powerful enemy for himself.

Although his inner heart has long admitted that it was a mistake to sell AIWA. But it is absolutely not, nor can I admit it. Otherwise, his position as the president of Sony will change hands.

"This matter has nothing to do with today's interview. Is there anyone else who has a problem?" Oga Norio made an expression, and the assistant next to him hurried up to help.

"President Ohe, are you afraid to answer this question? Or you have already acquiesced that Sony's investment choice is not as good as Feng Yu?" the female reporter asked.

Norio Oga squeezed a smile again and said to all reporters: "I have something to do with the Corporation, so let's end today's interview."After that, Norio Oga turned around, but couldn't leave at all. There were too many reporters, all around were people carrying cameras, and there was a miniature DV in his hand. I don’t know where he came from so unprofessional. Reporter!

Click, the flash light flashed, Oga Norio saw the brand of digital cameras, China's Hiou, which made him inexplicably irritated, and it was a product of China, why not Sony?

Especially when he saw that many cameras were Wind & Rain Brand, his face was even more ugly. For this digital video camera, their Sony product is the best. What are these reporters doing? Why do they buy Wind & Rain Brand?

This group of reporters are not professional enough in interviews, and they are not professional enough in taking pictures and video. How can they become reporters? !

I won’t accept interviews with these reporters again next time, it’s unprofessional, too unprofessional!

Chapter 1487: Sad Microsoft

Feng Yu was about to return to China, but another major event happened on the US side. This incident brought the world's focus to the US again.

Microsoft's VISTA system has been confirmed. They claim to be a more secure system, which is also one hundred loopholes, which is vulnerable.

A few high school students in the U.S., studying internet/network hackers, downloaded a Trojan that used to attack the WIN2000 vulnerability, made a little change, and easily breached the VISTA firewall. They blatantly posted this record. On the Internet, it was quickly reprinted in large numbers and became popular on the internet/network.

Feng Yu also asked Liu Chuanzhi, we didn’t do this. We planted it on the hapless American university students, right?

Liu Chuanzhi shook his head affirmatively. The people at Lenovo Kingsoft were indeed looking for the vulnerabilities in Microsoft VISTA, but they didn't expect it to be so simple.

However, they also played the role of pushing the wave and add to the billows. For example, they quickly announced a lot of VISTA system vulnerabilities on the internet/network, not just in terms of security.

The announcement made people know that VISTA, the so-called new system, has not been used much yet, and it needs to be continuously updated and vulnerabilities fixed.Everyone is used to this, the virus is being upgraded, and they can understand the system upgrade. But for a loophole that appeared in WIN2000 at the time, none of your VISTAs made any changes, so what kind of revolution are you talking about?

Many experts on the internet/network became interested immediately, and they tried one after another. Some Trojan horse programs aimed at XP vulnerabilities have also made a little change, and easily broke through the VISTA firewall, and many active defense software are because These loopholes are not noticed.

Suddenly, the public praise of Microsoft's VISTA system plummeted.

Originally, public praise is not as good as XP, and even worse than XOS. This time it has become worse. It can be said that it is the worst public praise system in Microsoft's history.

When it comes to using brand new programs, most of them are still the same as XP, except that the interface looks completely different.

But this difference is very puzzling and unaccustomed.

Some people began to list the various shortcomings of the VISTA system on the internet/network. There were dozens of voluminous ones. And some people continue to make supplements below, it seems that there are too many shortcomings.

What is the slow calculation speed, Microsoft's so-called optimization, can not be seen at all. Previously, every Microsoft system was getting faster and faster, but this time, Microsoft's system was slower than the previous generation of XP.And this system also greatly increases energy consumption. The same laptop can use the battery for an hour and a half when XP is installed, but it can’t even be used for an hour with VISTA.

Microsoft has no time to care about these bad reviews. They desperately ordered people to start patching the vulnerabilities. They must fix all the vulnerabilities as quickly as possible, and find the vulnerabilities faster than others, lest they no time to deal with it!

Microsoft is worthy of being Microsoft. It took a week and Microsoft released some bug fixes to fix most of the bugs. And promised that other vulnerabilities will be repaired within one month, please trust Microsoft's strength.

Well, everyone believes it, and then those users who have installed the VISTA system start to install the patch.

They found another problem at this time, that is, these patches are very large. This is only a dozen patches, which is more than a G.

After installing the new patch, they found that the system operation was slower, and the time to switch on and off was longer, and the memory consumption was also greater.

This hasn't completed the loophole yet. If the patch is completed, wouldn't it take up more space? Will the speed become slower?As a result, there are more negative reviews on VISTA on the internet/network, and this is more than before the bug was patched. Many users directly stated that they have been disappointed with VISTA, and they plan to purchase a set of XOS system for installation and use.

As soon as Feng Yu saw this situation, he immediately ordered people to increase publicity on XOS and focused on the shortcomings of Microsoft. Some comments on the shortcomings of the VISTA system on the internet/network were sorted out and published in newspapers to expand their influence.

The previous generation/life Microsoft's VISTA has countless negative reviews, which makes Fruit Corporation's PCs take a lot of money, their market share has increased by a large margin, and they are very profitable.

It also allows the Fruit Corporation to invest more money in the research and development of other products, ensuring that their technology is always improving rapidly, and only then has the future Fruit Corporation's prosperity.

But this world is different, and Fruit Corporation needless to say, it is working hard, stepping on Microsoft desperately, attacking Microsoft's systems, and promoting their PC products.

There is even XOS, a direct competitor on the system, and it has also been supported by almost all PC manufacturers.

In terms of public praise, it has crushed Microsoft.

Because the previous mainstream viruses and Trojan horse programs were all aimed at Microsoft systems, XOS is inherently better than VISTA in terms of system security.What's more, the XOS system package also contains anti-virus software from Lenovo Kingsoft, which makes the system more secure.

The public praise of the VISTA system has dropped, and sales have plummeted. Even the PCs with the system pre-installed have become unmarketable. Now those PC manufacturers quit.

To support your Microsoft, your Microsoft must be as good as ever. No one likes to use your system now. Many consumers reported that even if they bought a computer with a VISTA system, they regretted it later and bought an XOS CD to reinstall it.

Instead of being so troublesome and spending more money, it is better to buy a computer with pre-installed XOS system, which saves time, effort and money!

Feng Yu looked at the comments on the Microsoft system on the internet/network, and the smile on his face never disappeared. Those netizens who spontaneously attacked the Microsoft system and tried to find vulnerabilities are so cute. If you meet, you should hold their hands and thank you very much!

Looking at it this way, God is really helping.

These are all talents. If they can come to Lenovo Kingsoft to work, develop systems, or do system security tests, they may all perform very well.

"Kanda, let people look for those who leave messages on the Microsoft website, they are those who find VISTA system vulnerabilities, these are talents, see if we can recruit them. Yes, let them understand that we have more potential than Microsoft ! "The next day, a soft advertisement appeared on Microsoft's official website. A master who singled out the VISTA system vulnerabilities left a message saying that he had been recruited by Google, saying that he was doing security maintenance work. And Corporation's HR also said that he is welcome to such talents, and recruit as many as possible!

Bill Gates They almost vomited blood. What is this? Go to our official website to get a job advertisement? What is not an advertisement, can we not see the advertisment? !

bully intolerably, bully intolerably!

Fight back, you must fight back!

Chapter 1488: Pouring Chicken Soup

"Microsoft recruits software engineers and pays favorably."

Feng Yu looked at the job advertisement on Microsoft's official website with a corner of his mouth. Microsoft is still so arrogant. There is no specific description, but an ambiguous sentence.

However, thanks to the strong image that Microsoft has given in the past, the effect is very good. Those who come to Wind & Rain Holding Company Corporation to submit their resumes are obviously fewer. How many people in the software industry have a lifelong dream to enter Microsoft? .

But the current Microsoft is no longer what it was back then. Previous generation/life At this time, many people in Microsoft have left their jobs, joined other companies, or started their own businesses.

Later, Microsoft laid off a large number of employees to reduce expenses.

At the time of the previous generation/life, Microsoft was still the overlord of the PC operating system, and had to lay off staff and reduce it to start, not to mention that now that Microsoft has the Lenovo Kingsoft as a competitor, the position of the overlord has long been unstable.

Feng Yu thinks that Microsoft China's expansion is a failure. It has acquired so many small software Corporations at a premium, and there may be many talents, but there are also many mediocrities.

If Microsoft's VISTA is as easy to sell as XP, then Microsoft's profit, no matter how many thousands more people are raised, is not a problem. But now the sales of the VISTA system are too bad. Although the price is high, the profit is still far from comparable to XP.What's more, many people do not plan to replace the system now, and many people have replaced the system, but the replacement is XOS, not XP. Even PCs with pre-installed systems have better sales of XOS.

But in the eyes of all consumers, Microsoft is still the most powerful, in the eyes of all software engineers, Microsoft is still the giant.

Wait a minute, why are some people discussing Microsoft's recruitment on the official websites of Corporations such as Lenovo Group, Lenovo Kingsoft, Google, Amazon, etc., and calling everyone to submit resumes to Microsoft?

Fuck, has Microsoft also started playing adverts? !

"Boss, after the Microsoft recruitment advertisement appeared, some of the people we passed the interview did not intend to sign a contract anymore. They are going to apply for the job at Microsoft! " Kameido Masao reported somewhat depressed.

Those people are really blind. The positions we give you are also engineers from companies such as Google and Amazon. We have just launched on the market and have huge potential. Can you not see it?

Microsoft Corporation, which is going downhill, is that good? Public praise It's so bad, do you want to sharpen your head and drill in?

"Why, what do you think?" Feng Yu looked at Kameido Masao's expression and seemed to have something to say but it was hard to say.

"Boss, we actually have a way to fight against Microsoft."Feng Yu was very cooperative and asked: "What is the method, just say it, don't hum and haw."

"That's Boss, you personally come forward! As long as you come forward, Boss, there will be countless people responding, even if it is Bill Gates and Paul Allen together, it won't work! This one can make Microsoft defeat! "

The reason why Kameido Masao didn't say it directly was because he knew Feng Yu didn't like to face the media, and even didn't like to show up in front of the camera.

But now if Feng Yu is willing to make a little concession, then taking the mysterious impression that Feng Yu has given for many years as an attraction will definitely give Microsoft a heavy blow.

"If I show up, countless people can respond? Are you too optimistic?"

A person's aura is limited. Feng Yu may be more influential than the most famous singer and movie star in the world, but it is not so exaggerated, right?

"Of course, Boss, you have to give some speeches. It is like Joe Busi's speech that can inspire others. I think if you do the speech, the average ticket is 10,000 US dollars, and we can easily sell a huge All the seats in the stadium."

It's like Buffett's lunch auction, which is tens of millions of dollars. In fact, Buffett didn't say much, and he wouldn't give you too much advice, just talk to you about things that usually seem to be very common.Whether you can learn the information you need from these common things is up to you.

For example, during dinner, Buffett said that I like red wine, but more youngsters like Coke, then you should buy Coca Cola stock, it will definitely rise a lot.

Buffett asked you what car you drove. The fuel consumption is very high. Some people will like you to buy this kind of car, which means that oil-related stocks are going to rise.

Of course, there are some people who have finished a meal without knowing anything, but they have made great publicity for his Corporation or for him personally. This kind of publicity may be more effective than millions of dollars. .

Buffett has turned his name into a brand, but Feng Yu has no interest in it.

"Go do that kind of big speech? Do you think I will go?" Feng Yu glanced at Buffett. "But these words of you give me a wake-up call. Maybe we can give them some spiritual chicken soup! "

"Chicken soup for the soul? That best-selling book?" Kameido Masao has heard of a very best-selling book, and even has an original English edition on his bookshelf.

However, many of the so-called inspirational stories in it are very one-sided to him. But many people even take these words as their motto, um, youngster is the majority."It's not that book, but a short sentence similar to the content in that book. We can call it the chicken soup text. But this time the chicken soup text can be published in my name, and there should be some effect."

The previous generation/life chicken soup is not only popular in China, it is very fiery/popular in many countries around the world. Of course, many of them are chicken soup texts created by netizens, and then they become famous celebrities when they are named by a certain celebrity!

The correct way to express the chicken soup for the soul is to take out some small probability events and tell them again, so that you think that anyone can do it.

For example, "Hold on to your dreams and never give up, you can succeed."

This sentence is like someone has gone the wrong way, act in a way that defeats one's purpose. Although in theory he can indeed reach the destination after circling the earth, but in reality?

Some people’s dreams are just a dream bubble. What do you make them insist on? Some people can't afford to eat. If you let him persist in his dream of learning to paint, he must be famous on the day, most of which are said by the teachers who hold painting training courses.

There is also the kind of sentence that doesn't say anything and belongs to the panacea.

Or some Chinese set expression, typically of 4 characters, often alluding to a story or historical quotation, replaced by some slightly literary vocabulary and re-translated into so-called celebrity quotes, which is similar to the kind of Failed written in school when I was young. The composition of the mother is the same.Many of the inspirational articles in the textbooks in school were concocted. Some cannot be verified, and some cannot stand scrutiny.

"Let me just say one thing. Find someone else to write it down and show it to me. What I said is that instead of doing nothing in other corporations, it's better to come to my corporation and we will change the world together! "

Chapter 1489: Chicken Broth Is On Fire

"Steve, our HR has received a lot of resumes these days? But don't hire them all, you must choose talents that are useful to the Corporation." Paul Allen said with a cigar in his mouth.

Ballmer is very disgusted with this. Paul Allen always directs him with a preaching tone, but Paul Allen's position in the Corporation is under him!

"These will not bother you, you should think about how to improve the performance of our products." Ballmer said indifferently.

Paul Allen curled his lips and turned his head to Bill Gates and said, "Well, Bill, my method is very effective? What kind of Corporation we are, we are Microsoft! I have heard of many Google, Amazon, Lenovo employees also They all sent us their resumes."

Bill Gates smiled: "This method is really good, and let them know what Corporation job talents like to work for! By the way, Steve, what did you just say?"

"Bill, let's not be too optimistic. Although those people have submitted their resumes, many of those who have agreed to come for an interview today have not come! And those who have agreed to sign the contract today did not come for various reasons."

Bill Gates frowned, "Is it here in America or in China?"
"All! Maybe you can go online and look at an article that went viral on the internet/network at this time. It is said to be a compilation of Feng's internal speeches in the Corporation.

"Feng? What's so good about his speech?" Paul Allen was a little disdainful.

Bill Gates turned on his computer, searched for Feng on Google, and immediately saw the article Ballmer said.

Paul Allen also leaned over, and after watching for a while, he said loudly: "What kind of shit is this, is it the chicken soup for the soul? Feng motivates employees like this? Will he manage the Corporation?"

Bill Gates also thinks that the words in this article are too boring. Some people believe these words? Why is it that so many people forward it, there must be someone behind it?

But what does this article have to do with those people who don’t come to the Corporation for interviews or sign contracts with the Corporation?

After seeing the last few, he understood.

Create the future, change the world, do nothing, and live an ordinary life.

These words make Bill Gates feel very dazzling. Why are good words to evaluate Feng's Corporation, and bad words to evaluate us?

You can change the world. Haven't we, Microsoft, been changing the world over the years? Co-authoring has a future only in your Corporation, but there is no future in Microsoft?No wonder those people are not here anymore, this is dupe/sway brainwashed!

Bill Gates looked at the comments of netizens below and became more and more angry. These people are too ignorant!

But no way, Feng Yu is the richest man in the world and his halo is too full. Many people believe these words when they see Feng Yu's name. Just as he was when Bill Gates was the richest man in the world, everything is right.

[Mr. Feng said these words are too reasonable, if I could hold on to it, maybe I was already a big star. 】

[Isn't it? I only find a way for success, not a reason for Failed. Many of us in Corporation always find reasons for Failed. These should really make them study hard! 】

[What Feng said is so good. No wonder he is the richest man in the world. Although young, he knows too much truth! 】

[I want to work for Feng's Corporation. I can hear Feng's teachings occasionally, or it is enough to meet Feng. I didn't ask for the salary. 】

[Don't be silly, Feng's Corporation salary can still be less? Didn't you read the above? Feng said that every employee of the Corporation should become a millionaire! 】

...Before reading the comments, Bill Gates closed the webpage. Does the person who left a comment below have no distinguishing ability? Feng Yu is the richest man in the world, yes, but can you copy Feng Yu's path?

Others say they want to learn Feng Yu, what do you learn? How to learn? Where is the real money, Feng Yu will let you know? Just like Coca Cola, everyone knows that his soda makes money, but do you know the formula?

It's easy to see others making money, but when you do it yourself, it's completely different.

Paul Allen hasn't recovered yet. He knows that the Soul Chicken Soup book is one of the best-selling books in history. The person who published this book made several billion dollars in profits.

But he never expected that Feng Yu would start playing Soul Chicken Soup, and he was still so popular.

There were also many chicken soup articles about their Microsoft executives on the internet/network. At that time, they were all very proud and enjoyed. Even if those words were not what they said, they never refuted it.

But after reading this chicken soup article today, their inner heart is extremely disgusted, and they don't want to read this kind of article again in this life!

Feng Yu was also looking at the articles reposted on the internet/network, watching the comments of netizens, and some of the comments made people laugh.He knew that at the beginning, it was definitely Kameido Masao and others who arranged the push hands, but later, it was really spontaneously forwarded by netizens.

Some of the above sentences are actually spoken by Feng Yu, and many Feng Yu have heard them, but I don't know who said it. Maybe they are the so-called masters of success.

As a rebirth, Feng Yu did occasionally pop up some golden phrases when chatting with Kameido Masao, which he heard from previous generation/life.

In the previous generation/life, it may be a stalk, but now, it seems so stand out from the masses.

Especially under the halo of the world's richest man, it becomes even more convincing.

Not to mention outsiders, that is, all employees of Wind & Rain Holding Company and Taihua Holdings' Corporation. Few people don't regard Feng Yu as an idol. Many people even think that everything Feng Yu said is right.

The power of this chicken soup article is better than Feng Yu imagined. It can be seen from the comments on his blog that refreshed the record again.

Feng Yu can't help but feel a little proud sometimes. The entertainment stars of previous generation/life, how many comments and reposts on Weibo, are incomparable to Feng Yu.

Even if Michael Jackson returns to the top, he will not be more popular than Feng Yu.In the comments of netizens, Feng Yu also saw a lot of "supplements", helping Feng Yu to add various chicken soup phrases, all of which were named Feng Yu.

Feng Yu lamented that the creativity of netizens is so powerful. Perhaps these words will become the after-dinner talks of many people. After all, this is what the world's richest man said.

Regarding the life of the world's richest man, there are still many people who like to speculate. There have been various versions on the internet/network, but they are quite different from the real situation.

How can they not think that the dignified richest man in the world is sometimes just like ordinary people?

The people at Microsoft couldn't think of it. How could they compare them with a random article?

Chapter 1490: The True Purpose Of Microsoft

"Boss, Bill Gates claimed to personally interview new employees. Now many people are madly submitting resumes to Microsoft in order to meet Bill Gates." Kameido Masao said this without a depressed expression.

The popularity of Bill Gates is still much higher than that of Kameido Masao, Zong Qingxian and others. He used his reputation to turn the situation around.

Feng Yu was watching a movie with melon seeds, grabbed a handful of melon seeds and handed them to Kameido Masao: "Sit down, eat and talk."

Kameido Masao froze for a moment, but quickly took the melon seeds and sat next to Feng Yu, but didn't say anything at all. The boss can eat sunflower seeds while chatting, he can't.

"Microsoft really did as we expected. It has recruited many new people, and the salary they have given is still the same as before, and even has increased."

Feng Yu clapped his hands, took a sip of the tea, and slowly asked, "Guess what the bloated Microsoft staff are now? To prove that they are still strong, and to anger us, they started to grab people from us. Can’t they see that we are in an expansion phase and our staff is much smaller than theirs?”

There are tens of thousands of engineers at Microsoft, as well as other staff, and there are already more than 150,000 employees worldwide!In terms of Microsoft's profitability in the first two years, these people are nothing at all, and 200,000 people can easily afford them. But now the profitability of Microsoft's products has dropped drastically.

Office software was impacted by the product market of Lenovo Kingsoft, and they themselves took the initiative to cut prices, reducing profits too much. The XP system is no longer sold, and the VISTA system is in unmarketable trouble again. The two most important profit channels are all given away by Lenovo-Silver Mountain Corporation.

Ordinarily, when profits fall, we should find ways to control costs, such as layoffs.

However, Microsoft not only does not plan to lay off employees, but also continues to expand and recruit desperately.

As revenue decreases and expenditure increases, Microsoft's profits will become less and less, and the expenses that can be invested in research and development will also become less and less, so the gap between Lenovo Kingsoft and Microsoft will become smaller and smaller.

Feng Yu thought for a while, maybe Microsoft just wanted to hire people away, and then let Lenovo Kingsoft and other Corporations have no more engineers to do research and development, so as to continue to stay ahead.

At the same time, Microsoft has more engineers, so you can have the energy to develop new products.

Feng Yu suddenly woke up: "Kanda, is it possible that Microsoft itself intends to expand?"Kameido Masao shook his head: "It should be impossible. I have discussed this with Ralph. If Microsoft wants to expand, it is to develop new products, but they should not find a way to restore their market share on the PC operating system. ?"

"They made such a big mistake this time. Our XOS sales are better than before. They are still robbing us for engineers. Even if they want to expand their scale, what can they do to make new applications?"

Feng Yu closed the movie and asked seriously: "Is it possible that they plan to develop a new operating system?"

"Huh? This operating system has only been around for half a year, and they are going to develop a new one? Then this cost tens of billions of dollars, and don't want to recoup the investment? Their VISTA system is at the peak of history."

Kameido Masao looked at Feng Yu in surprise, how could the boss have such unrealistic ideas? Microsoft has not solved the problem with this system yet, and it has to develop new ones. Where did they come from so many new ideas?

"But you have also seen how bad the public praise of this operating system is, and Microsoft's sales are steadily declining. After this incident, the sales have come to a cold winter period, and even many users say that this VISTA is still It’s not as easy to use as XP. Microsoft’s products have gone backwards."
"At this time, if you are at the helm of Microsoft, how would you choose? Should you continue to hold on, or bypass this path, open up a new path, and recapture the lost?"

Kameido Masao was stunned. That's right, Microsoft has reached a point of no return at this time. If Lenovo Kingsoft did not come out to spoil the situation, even if this system is not sold well by Microsoft, users would have to purchase the VISTA system because of the maintenance of XP's suspension.

But now users have a new choice, public praise for XOS, which is better than VISTA, then Microsoft really stopped XP from updating and maintaining, that is, follow the path to one's own doom.

This can be seen from the obvious increase in XOS sales after Microsoft announced this.

So the result of Microsoft's strong support is that XOS will surpass VISTA in the future and suppress Microsoft to the bottom. But now that Microsoft wants to develop a new system, it does not stop the update and maintenance of VISTA, or continue to update and maintain XP, then their technical staff may be really not enough.

Microsoft is different from Lenovo Kingsoft. Their products in various languages are all made by their own Corporation. The Lenovo-Silver Mountain Corporation is handed over to the cooperating Corporation.

In this way, Microsoft can guarantee the maximum profit, and Lenovo Kingsoft can use those local corporations to promote products, and each has its own advantages.If Lenovo-Silver Mountain Corporation is as strong as Microsoft back then, naturally it would be more cost-effective/worthwhile to open branch offices by yourself.

"Boss, didn't we help Microsoft?" Kameido Masao realized that he might have done something wrong.

He told Boss to let Microsoft hire more people and increase Microsoft's expenditures, thereby dragging down Microsoft's profits. Unexpectedly, this might be in the hands of Microsoft.

"It doesn't matter. If we think too much, then Microsoft recruits people to increase the burden. If we don't think too much, then Microsoft is also very rushed to recruit people, and the salary is higher than usual, which increases the burden."

"So in any case, Microsoft has lost! What we have to do now is to let everyone know that Microsoft is no longer the Microsoft of that year, and can no longer achieve a technology monopoly! "

In terms of PChardware, or in terms of transistors in electronic products, all leading technologies can guarantee an average of one to one and a half years.

Sometimes in half a year, the other party will catch up, sometimes it may take two years. But in any case, the lead of hardware is not so difficult to catch up.

The software is different. How many years did Lenovo Kingsoft succeed in developing a new system against Microsoft? And the Fruit Corporation has been doing it for so many years, isn't it only a small market share?Now Feng Yu wants to break the myth of Microsoft and put the halo of the best software Corporation on the head of Lenovo-Silver Mountain Corporation!

"Boss, I know what to do." Kameido Masao understood what Feng Yu meant.

Although Lenovo Kingsoft is a subsidiary of Taihua Holding Group, Wind & Rain Holding Company has always done related matters in Europe and America.

And on this day, Bill Gates announced a major news on behalf of Microsoft that Microsoft will re-promote the Tab tablet project!

Chapter 1491: Microsoft Confessed

Microsoft wants to promote the Tab project again, and many people feel a little baffling, but Feng Yu understands Microsoft's true intentions.

Tab is Microsoft's tablet computer. It can also be regarded as the prototype of a tablet computer. It still uses the XP system, a simplified version of the XP system.

And Microsoft's VISTA system, with the Tab configuration, can't help at all, so if Microsoft wants to continue to promote Tab, it must re-announce the XP system update and maintenance, and start selling the XP system again!

When Microsoft promoted Tab, it spent a lot of money, but lost it. Not many people like this product that Microsoft considers to be extremely advanced, and its sales are far worse than Microsoft expected.

Later, Microsoft stopped pushing it like crazy and did not continue to upgrade the product. After all, this product itself was resisted by those hardware manufacturers and PC manufacturers.

You Microsoft can't dominate the operating system and other software market, now it is coming to grab our market?

The performance configuration of the Tab is similar to that of the netbook at this time, perhaps a bit worse on the CPU. As a result, the price is similar to IBM's high-end business books. How many people can buy them?

Of course, this product is also a test of Microsoft. Test the attitude of those hardware vendors and PC vendors to see if they will really unite to boycott Microsoft.The result is clearly and easy to see. The accessories Microsoft gets are the most expensive. Although many of them are developed by themselves, the cost remains high. After the profit is added, it is of course more expensive, but not many people buy it. .

At that time, the touch screen technology was still not good, and even the screen scratch problem had not been solved. The design concept of that product is very advanced. Feng Yu actually likes it very much, but due to technical reasons, the product is actually very stale.

The original XP was actually developed for this purpose and was upgraded on WIN2000. Otherwise, how long did WIN2000 have not been launched, so why did the XP system be launched?

Later, it was discovered that XP was much better than WIN2000, and the user feedback was also very good. Then, WIN2000 was discontinued and the XP system was mainly promoted.

And the XP system did not disappoint Microsoft. In a few years, it brought back several times the profits for Microsoft!

So although Microsoft failed on Tab, but the whole project, because of the existence of the XP system, Microsoft actually made money, but the Tab product failed.

But even so, Microsoft wants to re-promote the Tab project and re-intensify its promotion, which surprised many people, especially those PC manufacturers.

What is Microsoft doing? The competition with Lenovo Kingsoft is not over yet, and it is already at a disadvantage. Now it is time to touch the bottom line of our PC manufacturers?Do you really think that you are Microsoft? Our PC manufacturers can no longer rely on your Microsoft. If they don’t have a contract, they can even just get rid of your Microsoft!

How popular XOS is on the market now. Take a look at the VISTA that you developed. Public praise is one-sided bad reviews. How long has this been launched? Even the compatibility issues of application software have not been resolved yet.

Of course, they have another reason for supporting Microsoft, that is, they worry that Lenovo Kingsoft will grow into another Microsoft. Then they killed one wolf and cultivated another wolf.

Therefore, what is most in line with the interests of PC manufacturers is that Microsoft and Lenovo Kingsoft constrain each other. They can even bring in Fruit Corporation for a three-nation war.

When the time comes, the price of software will definitely continue to drop, then the price of their entire machine will drop, and their profits will exceed those who sell software!

Now Microsoft is going to re-promote the Tab project. Is this to test their attitude, or is it going to tear their skin and start to eat their market?

Where is Microsoft's confidence that can break their union? Unless Microsoft does not intend to sell Tab tablets!

These PC manufacturers also understand what Microsoft is going to do.Microsoft does not really want to sell PC products and compete with them, but Microsoft intends to find a reason to continue to update and sell XP systems!

In this way, Microsoft has two systems for sale, and it can also reduce the price of the XP system to grab the XOS market.

Microsoft can't say that because our VISTA is on the street, XP will not stop updating, and continue to sell, right?

Even if VISTA is on the street, Microsoft will not stop selling, and will definitely continue to sell, that is, the two systems will be sold at the same time, and will definitely develop a new seventh-generation Windows operating system to surpass XOS and regain the market. Become the overlord of the operating system again!

To put it bluntly, this Tab is a fig leaf that Microsoft is looking for!

After thinking about this, those PC manufacturers don't say anything anymore. They don't think that this product can succeed anyway. Larger PC manufacturers have touch-screen laptops, and Microsoft's creativity is not new anymore.

In addition, Microsoft's Tab price/performance ratio is definitely still very poor, and will not sell many units. It will not have much impact on their market.They even think that Microsoft’s launch of the new Tab may be worse than the previous one, because now there are netbooks. The performance of the product is more than 400 US dollars. The performance is not much different from the performance of the Tab 2,000 US dollars, but the price is worse. How many times, do consumers go to buy your Microsoft Tab?

Unless Microsoft can still innovate, and this innovation is not the kind of innovation that consumers think is good, but consumers feel useless, it must be true innovation.

Sure enough, three days later, Microsoft announced that due to the re-launch of the Tab project, the XP system will be re-launched on the market. The price will be the same as the price after the previous price reduction, and it promised to continue to update and maintain at least for more than eight years.

At the same time, the VISTA system will also launch the Company version and the flagship version. The flagship version is a simplified version with a lower price and a smaller system footprint. It does not require so much PC hardware.

Liu Chuanzhi called Feng Yu the first time and asked Feng Yu's opinion on this matter.

Feng Yu asked, what do you think?

The goal set at the time has already been exceeded. Originally, Lenovo Kingsoft wanted to occupy 20% of the market share in the sales of new systems.

As a result, the sales of XOS are almost the same as VISTA, which is 50-50%.Of course, at this time, more users choose the XP system. They haven't replaced it yet, and don't need to replace it now. The market share of Microsoft systems is still far ahead.

Some users who originally planned to replace the XOS system decided not to replace it at this time. Although it is said that XOS is similar to XP and is better to use, it can be used as XP now, and there is no need to replace it. Why do you spend that money?

When is it time to replace the computer with a new one, replace it with the system.

Liu Chuanzhi was very excited to tell Feng Yu that Microsoft has admitted to failing and plans to develop the seventh generation system. Microsoft has surrendered. We have defeated the powerful and unparalleled Microsoft!

Chapter 1492: Change

"You're back, this time to the United States, you are very beautiful." Zhang Ruiqiang buttoned the pen cap and rubbed his brows.

"Is it beautiful? No. I didn't show up. It was Kameido Masao and Liu Chuanzhi who were tossing. Really, it doesn't matter to me." Feng Yu looked at Zhang Ruiqiang with a sincere expression.

Zhang Ruiqiang's mouth twitches. Others don't know. Can I still know? You told me when you were still in school that you will pull Microsoft off the altar in the future, or even ascend to the altar yourself, stepping on Microsoft.

At that time, I thought Feng Yu was young and frivolous, so he took it as a joke.

But I didn't expect that this day would really come, and Microsoft is no longer a myth!

Although it has not been able to step on Microsoft, it has been on par with Microsoft, and perhaps it will not be far to step on Microsoft.

This matter has nothing to do with Feng Yu, he doesn't believe it if he is killed!

"I read from the internet/network that this time Microsoft's announcement means that Microsoft has lost this PC operating system war?"

Feng Yu leaned Erlang's legs and kept shaking: "It can't be said that Microsoft has completely failed, but temporarily failed. Microsoft's background is much deeper than Lenovo Kingsoft. Our war has just begun."
"You're such an adult, can you be a little stunned! " Zhang Ruiqiang couldn't help but feel the sway of that leg. The dangled person was dizzy.

Feng Yu rolled his eyes and put his legs down. Who is it, wouldn't it make people feel proud? For today's result, how much did Lenovo Kingsoft invest and how much time did it take?

"I heard that Lenovo bought IBM some time ago, but it was acquired by Japan Corporation? Don't you hate Japan Corporation the most? Why didn't you fight this time?" Zhang Ruiqiang was curious.

Sometimes he thinks Feng Yu's thinking is a bit narrow, but he doesn't find it annoying. In fact, Feng Yu has been stepping on Japan's Corporation, and Zhang's inner heart is also very cool.

"First of all, the Lenovo Group did not buy IBM, but acquired IBM’s PC business. IBM’s market value is higher than that of the Lenovo Group. It’s not easy for small fish to eat big fish. But their PC business is worth billions of dollars. And it’s going downhill."

"Lao Liu has always liked IBM's business product design, as well as some special patents, etc., so he went to get in touch, but it was not very cost-effective/worthwhile. The other party wanted the shares of the Lenovo Group, so much more. I did not agree."
"So we changed our plan and obtained some of their patent licenses, which can enhance the technical strength of our Lenovo Group's PC products. As for their overall PC business, they were sold to Sony. The actual price Sony paid was indeed very high. , I think it won’t take two years before they will regret it greatly.”

Sony spent 700 million US dollars in cash, 700 million US dollars in Sony stock, and 600 million US dollars in debt. It also paid a Board of Directors board member/director seat, which only acquired IBM's PC business as a whole.

The price IBM offered to the Lenovo Group was not so high at all. It was 700 million US dollars in cash, 600 million US dollars in stocks and 500 million US dollars in debt. Liu Chuanzhi also said that this price is definitely still negotiable.

For those IBM patent authorizations, the Lenovo Group also paid more than one billion US dollars, including some of the long-cherished technologies of the Lenovo Group, allowing the Lenovo Group to immediately reach the top of the world in business.

This time IBM took a big advantage, earning at least three or four billion US dollars. The Lenovo Group did not suffer, and obtained those patented technology licenses at a relatively favorable price. So who else will suffer? Sony is definitely the big head. In fact, they have already paid for a Board of Directors board member/director seat. Feng Yu thinks that the price of 1.5 billion US dollars is more reasonable.

The price offered by Fourstar Electronics is so much, not including the Board of Directors board member/director seats.Sony believes that Feng Yu must be at a premium if it buys it, so they can only take it from Feng Yu at a higher premium.

Sony's ambitions are greater than that of Four-Star Electronics, and Sony plans to use the Think brand to enter the Chinese market, so it is worth paying more for this.

But Feng Yu is here, it is doomed that Sony's plan is impossible to realize!

After listening to Feng Yu's words, Zhang Ruiqiang showed a clear look, and said that if there is a bargain, how could Feng Yu not grab it. Watching the Japanese take it away, it turns out that this is a pit.

"So when the strength of the Lenovo Group has been improved, when will it become the number one in the world?" Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu with some expectation. He would also feel honored when China's Company became the number one in the world.

"Lenovo's products are boycotted by many companies in Europe and America. The competition in the Asian market is also very high, especially in the country you have also introduced Taiwan products, this year it is impossible."

"Relax, the treaty with Taiwan will expire in less than two years. At that time, Taiwan's products will become the same as imported products from other regions. If they do not enjoy those preferential policies, their competitiveness will be No more." Zhang Ruiqiang explained.

Now, I have also discovered that Taiwan cannot be won by economic assistance alone.As for Feng Yu's remarks, such as imposing economic blockade and sanctions on Taiwan, the strategy of making Taiwan behaved is very much in favor.

Sheng Mien, fight against Mien. Blindly winking, can only let the other party win an inch, want a foot.

Take a look at the current Taiwan policy, pro-Japan, pro-US, pro-Nanyang. Anyway, it’s not pro-Mainland, but mainland is their most important market and the biggest growth point for their economy.

It seems that the mainland has given them various preferential policies, which are the same as they should be. Everyone is an exchange.

TMTaiwan is just a big market, not as big as mainland, a big province! Is this exchange equal?

Now mainland is constantly improving its military power. One purpose is to make the country stronger, more secure, and have a greater voice in the international arena. Another very important goal is to bring Taiwan back to China’s embrace. The territory of the motherland is further complete!

In this way, China's territorial waters can expand by a large area, and the ocean resources are too rich.

Feng Yu thought for a while: "I haven't thought about it. Now, we will continue to publicize. The sea area in the south is ours? We must put this concept into practice so that other countries have nothing to say. The future development of the ocean will definitely be It’s getting faster and faster, and now I don’t make some preparations. If something happens, it’s much rush."Zhang Ruiqiang heard this a little melancholy: "Why don't you know? To put it bluntly, it is because our army is too weak. But now, our strength is improving much faster than Japan. In the future, we will definitely Since ancient times, our seas and islands have been recovered! "

Feng Yu wants to say that as long as Taiwan is recovered, other places can naturally be recovered through Taiwan. The land in that place is not important, but the surrounding seas are all treasures.

"I also think that we must see that day! "

Chapter 1493: Ultra-thin Book

Dangdang~~

"Leadership, take a look at this." Secretary Zhao came in, holding a netbook in his hand.

Feng Yu took a look at the netbook's trademark, the copper one. Forget it, don't care about them, just make it domestically made, and it can be considered that there is no fat water flowing into the outsiders' field.

"Xiao Zhao, do you think this netbook has any shortcomings?" Feng Yu asked with a smile.

Secretary Zhao looked at Feng Yu suspiciously. I didn't design this computer. Why do you ask me?

Zhang Ruiqiang didn't raise his head and said: "You tell the truth, he wants to listen to the opinions of consumers. In his words, what is this user experience tracking survey."

Secretary Zhao looked at Feng Yu cautious and solemnly: "Consultant, then I said it."

Feng Yu has a black line: "Call me Brother Feng, or call me Chief Feng! "

Your sister, consultant, give me a dollar a year, and you always come to me when something happens. Do you know how much an idea is worth, buddy? Many people out there begged me for advice for 100 million U.S. dollars, and I did not hesitate to take care of it!

Secretary Zhao looked at the leadership, and then said to Feng Yu: "Chief Feng, then I'll just say it, what's wrong, don't take it to your heart."

"I think this netbook has a bit weaker battery life. It can only be used for more than three hours. I heard that those large Corporation business notebooks can be used for four or five hours."
"Also, this product is not very good for heat dissipation. Last time I watched the video learning materials passed down from above, the wind from the computer was hot and the noise was a bit loud."

"The other thing is that this button is not very comfortable, the touchpad has a big gap, and it is easy to get dust inside. Besides, yours is a plastic case, why is it so heavy? It is not convenient to carry."

"Chief Feng, let me just talk about it, don't take it seriously." Seeing that Feng Yu's face is not pretty, Secretary Zhao also feels that he has said too much.

Feng Yu suddenly turned his head and said to Zhang Ruiqiang: "Old Zhang, let Secretary Zhao go to me. I don't think he is suitable for politics, and his thoughts are easy to be restrained. Do it with me. I promise to let him spend the full amount in the fourth ring for three years. Buy a house here! "

Secretary Zhao's eyes widened. Now the houses in the fourth ring of the capital cost several million. You can buy them all in three years. Chief Feng means that I can make one or two million a year?

His breathing is a little bit short, one or two million, he probably won't be able to save so much money all his life at work. And I still follow Chief Feng, which one is not stand out among one's peers anymore?

But when he saw the expression of leadership, he felt like he was splashed with cold water and instantly awake.What is he? Maybe he has some ability, but is he really strong? I heard that Chief Feng Corporation's mid-level management salary is only one million a year. How can I be able to get to the mid-level and above?

"Chief Feng, stop joking, my ideal is to one day be able to benefit one party." Secretary Zhao hurriedly stated his position.

Of course, this is not nonsense, this is really his dream of being a persimmon. But since becoming a leadership secretary, this dream has improved again. Maybe he can do it even if he saves money?

Following Feng Yu, there may be good development, but the opportunity to talk idly about important matters is lost.

"Well, everyone has their own ambitions. One day you regret it, you can tell me."

Zhang Ruiqiang finally couldn't help it anymore. He was digging me in front of my face? The tea leaves in my office/bureau, you take them away if you want them. I didn’t say anything about them. You want to take away my secretary too?

Things are not rare anymore, are you robbing people? !

"Feng Yu, you like doing business, doesn't it mean that everyone else likes doing business."

Zhang Ruiqiang was not without the opportunity to go to the sea, but he did not go. There was also a chance to transfer to Company, but he did not go either. Everyone has different ideals and different choices.

Maybe the other way is also good, but it's not what I want.Feng Yu did not say casually, if Secretary Zhao is willing to come, just follow Feng Yu. Secretary Zhao is not old, but he is not bad in background and education, and he is proficient in English and has certain management skills.

What's more, Secretary Zhao has been a secretary for a period of time, weighing up sb's words and observe their facial expression, and sharing worries for leadership is very good. If he comes to be an assistant for himself, Feng Yu thinks he should be competent.

"Didn’t I just ask, I can’t ask? Just look at the comments Xiao Zhao gave to this product, how great. This copper side uses the technology of our Lenovo Group, except for the change in appearance, almost The same. The shortcomings he said are also the shortcomings of our products."

Secretary Zhao didn't know Feng Yu's problems in advance, and being able to pick out these problems in such a short period of time made Feng Yu like it very much, and it also shows that this person has a quick mind.

"Why, there are so many people in the Lenovo Group, can't think of these problems? Isn't there you, don't you know everything?" Zhang Ruiqiang squinted at Feng Yu.

"We have naturally considered these problems, and we are solving them. As for the problems mentioned by Xiao Zhao, after our new products are launched on the market, you will know whether they have been resolved." Feng Yu retorted somewhat unconvinced."New product? Sure enough, if you are willing to license these technologies to Tongfang and Fangzheng, I know you have a better design, otherwise you kid will use it for others?" Zhang Ruiqiang said contemptuously.

If it is someone else, perhaps it will be suppressed by the righteousness of some country. But Feng Yu doesn't care about those. According to Feng Yu, giving it to them is a waste of technology. Only by doing it myself can I earn more money and pay more taxes to the country.

But Feng Yu agreed without hesitation this time and asked Lenovo to hand over the netbook technology to Tong Fang and Fang Zheng. Zhang Ruiqiang thought at that time that Lenovo must have a better design solution, otherwise it would Don’t just charge a small amount of money to authorize.

"That's right, we will launch two products next, one is called a video book, which has made major improvements in CPU, screen resolution, screen size, sound effects and battery, suitable for watching videos online at home. ."

"There is another one, called an ultra-thin notebook. It not only uses our brand new low-voltage low-frequency dual-core CPU, but also the battery has been greatly strengthened, and other hardware also uses the most energy-saving, so that the product energy consumption is greatly reduced. It will be so hot. And after adopting a new design, our ultra-thin notebook is only less than two centimeters thick, which means it is thinner than a pack of cigarettes."
"And our new product combines the power adapter with Power Bank to ensure the use of this product can reach six hours! "

"As for the price, it's the same as this netbook. What do you think consumers are willing to buy?"

Zhang Ruiqiang asked in surprise: "IBM's technology is so powerful?"

Feng Yu has a black line: "This has nothing to do with IBM. This is independently designed and developed by Lenovo Group together with Wind & Rain Electronics, Aihua Electronics, Taihua batteries, etc.! "

"You can design by yourself, what are you calling for?" Zhang Ruiqiang leaned on the sofa leisurely, which can make Feng Yu lose control of his emotions, which is so cool~

Chapter 1494: Who Wants To Compete With Lianxiang For New Products?

"Lenovo Group launches the world's lightest and thinnest laptop! "

"Lenovo Group's new product, an unparalleled ultra-portable notebook computer! "

"Lenovo is ultra-thin, who will compete! "

Chapter 1495: Lead The Trend

"You haven't seen the surprised expressions of those people at our new product launch today! It's cool, it's so cool! " Yang Yuanqing couldn't help but say after the meeting.

"That's for sure, what kind of product we are, it has always been at the forefront of trends! " said Chief Planner/Designer, Lenovo's chief product.

"No." Liu Chuanzhi interrupted them with a smile, "According to Chief Feng, we should always lead the trend! "

"Right, right, leading the trend! " They laughed.

This word sounds even more powerful.

"Chief Feng's speech, it seems that you didn't listen carefully. Being on the cutting edge of the trend means that there is a Company that can discuss two disparate things together with us. And leading the trend means that we are unique and unmatched, and nothing goes hand in hand. , Only we Yiqi Juechen, they all imitate and follow suit! " Liu Chuanzhi taught them.

"It is very important for us to make products to stay ahead in technology, but we must always stay ahead in design. If we can, we should stay ahead in all aspects, so that we can become the most powerful and the industry The only leader of the company! "

Many companies are called industry leaders. Let's just talk about PC manufacturers. IBM, Dai Er, Huipu, Lenovo, Fruit, Four-star, Asus, etc., have given themselves the hat of an industry leader.In other words, there are many leaders in this industry. IBM is the earliest maker of many standards in the industry, including some shortcut keys for software systems, which were first designed in accordance with IBM's requirements, not to mention other designs such as keyboards.

From this point of view, IBM says that it is a leader and there is no problem.

But now the best seller is Dai Er, who has won orders from many large companies, including government, schools and other large orders in many countries. In terms of retail, it is also doing very well.

As the world's number one in production and sales, Dai said that he is the leader of the industry. What is the problem?

In some aspects of innovation, Huipu has been doing well, especially office supplies that are closely related to computers. They combine the best, such as printers, copiers, scanners, etc., for their contributions. The biggest, it is not an exaggeration to say that it is the leader of the industry.

The combination of fruit products and systems is the best. Four Star has made many innovations in recent years. As the boss of motherboards in the world, ASUS has also made a great contribution to the production of computers. Many motherboard designs have been adopted by other PC manufacturers.

There is also the Lenovo Group, as the fastest-growing and most violent PC manufacturer, and has led many product directions. Such as netbooks, ultra-thin notebooks and so on.Everyone can say that he is a leader, and there is a reason.

It's like a unit, a group of leadership, but there is always a big leadership, right? The board of directors of the Corporation also has a Chairman, right?

What the Lenovo Group has to do is to get rid of other PC manufacturers at least half of their positions and not to keep pace. If it is placed in the Board of Directors, Lenovo Group will be the Chairman and the leader!

This is Liu Chuanzhi's dream, the dream of all Lenovo employees, and the dream of Feng Yu.

Of course, this dream will not be too far away. Although this year Lenovo Group may not be able to surpass Dai Er and become the world’s Boss, there is great hope next year.

In fact, if it weren't for those Taiwanese products to enter the China market, plus a few more PC manufacturers in mainland, and so many assembly machines in the computer city, Lenovo Group should become the world's number one in production and sales this year.

For many of the above decisions, Liu Chuanzhi was also helpless. But without the initial investment of the Academy of Sciences, there would be no Lenovo Group, and without the support from above, they would not have received so many orders in the first place, allowing the Lenovo Group to develop rapidly.

Of course, with Feng Yu's shareholding and support for their restructuring, he did not feel that he was at a disadvantage, nor did he treat other employees.The power of the Corporation is still in his hands. Feng Yu has always been very supportive of him, and the Academy of Sciences can only acquiesce.

It’s just that the Academy of Sciences will often represent it and convey some orders, and he has to execute them. Sometimes, there is a feeling of without the freedom to act independently.

Fortunately, the above does not interfere much in the development of the Lenovo Group. It is nothing more than letting the Lenovo Group bring other companies, such as Fang Zheng and Tong Fang.

"Chairman, do we really want to make that tablet?" Product Chief Planner/Designer asked.

Without Liu Chuanzhi's answer, Yang Yuanqing said directly: "Why, do you still have doubts about Chief Feng's vision? Chief Feng said that this tablet will become a new growth point for our Corporation's profits in the future, so it will definitely be."

Liu Chuanzhi looked at Chief Planner/Designer and asked, “Don’t you find that since the advent of netbooks, the sales of desktop computers have begun to decline? Except for one portable function, notebooks are inferior to desktop computers in other aspects! "

"In terms of performance, price, value preservation, etc., desktop computers are all leading. Now desktop computers can be added with built-in batteries, which allows you to shut down normally in the event of a sudden power failure. But why everyone is more willing How about buying a laptop?"
"Because laptops are more high-end, at least it looks like this. It's easy to carry and takes up less space, which is a very important point. Tablets also have these characteristics and are more attractive than laptops."

Chief Planner/Designer frowned and said, "But according to Chief Feng, the tablet is only this big, without a keyboard, and all rely on touch screen operation. Isn’t that a lot of inconvenience? And the product is so big, the performance is inevitable. It’s going to be bad, and many things won’t fit in at all."

Liu Chuanzhi said lightly: "That's why you need your design department to design a newer and more space-saving architecture. As for whether other aspects can meet the requirements of this product, you don't need to consider."

"What about the operating system? This product was designed, and all the current PC operating systems are not suitable. A more compact and powerful operating system is needed. Can this Lenovo Kingsoft achieve it?" Chief Planner/Designer was not convinced Asked.

"They are already designing and integrating the advantages of the smartphone operating system and the PC operating system to develop a new operating system suitable for this type of tablet computer."

"In theory, these are not problems. When you designed the ultra-thin notebook, you also thought it was impossible. But what about the result? We did it."
"Why can't this tablet be realized now? Microsoft, Intel, etc. have not done it, but it doesn't mean we can't do it. Remember Chief Feng's words, if we want to lead the trend, we can't imprison our thinking! "

Chapter 1496: Manufacturer Union

After Lenovo Group launched a new cheap notebook computer, the traditional netbook market was once again severely impacted. Compared with the ultra-thin notebooks of Lenovo Group, their netbooks have no advantages.

At this time they also decided to lower the price of the product.

In fact, after mass production, their costs have dropped rapidly and their profits have increased. But if there is a higher profit, who wants to lower the profit?

So it seems that they have all negotiated, and the price of the product has hardly dropped. They are all based on the price set by the Lenovo Group at the time, with slight fluctuations.

But at this time Lenovo Group’s new products are on the market. If they still maintain this price, then they will not have any competitiveness. The ultra-thin notebook of the Lenovo Group, they all think it is good, not to mention ordinary consumers.

At this time, Lenovo Group began to sell Fang Zheng and Tong Fang's netbooks to foreign markets through their channels, and they even hated it!

Co-authored you Lenovo is no longer making netbooks, let others compete with us, right?

Okay, we will lower the price. Anyway, we have no tariffs on our own site. Even if the production cost is slightly higher, we still have a price advantage.However, it is not a big deal to defend their own territory. They plan to unite and give Lenovo a siege in the China market.

As long as they don't lose money, even if they don't make money, they will have to stir up the price so that the Lenovo Group has no money.

If their company takes out one million dollars of goods, then tens of millions of dollars of products will flood the Chinese market, and your Lenovo Group’s new products will also fall into unmarketable trouble.

If we lose one hundred thousand dollars each, your Lenovo will lose millions of dollars. If we lose one million dollars each, your Lenovo will lose tens of millions of dollars!

Haven't you been desperately cutting prices? This time we also lowered the price, so that the market for cheap notebooks was completely over!

After Lenovo's ultra-thin notebook went on the market, it was really welcomed by consumers. Those who plan to buy a netbook have turned their heads to buy this thinner and lighter ultra-thin notebook. Or there are some people who choose audio-visual books that are more prominent in audio-visual, causing other netbooks to fall into unmarketable trouble.

At this time, those PC manufacturers announced almost at the same time that their netbooks had dropped in price!

And the price reduction is very large, with an average of more than fifty dollars!Originally, because of the intervention of many manufacturers, the price of netbooks has dropped. Now that it has dropped by 50 dollars again, the price has fallen below 400 dollars!

This price, once again refreshed the minimum selling price of the notebook.

In the China market, the price of netbooks is as low as 2,499 yuan, which is a thousand yuan difference with ultra-thin laptops and audio-visual laptops, so the price is very competitive!

Yang Yuanqing, who received the news, was shocked and immediately notified Liu Chuanzhi. Liu Chuanzhi quickly convened the Board of Directors of the Lenovo Group.

Chapter 1497: Trouble Yourself

"Old Zong, Lao Liu, what did you two just say? We are going to increase the price of crystalline silicon?" Feng Yu is a little curious, the price of silicon ore has not risen, and because Taihua crystalline silicon is the world’s largest crystalline silicon Company, Their refining technology is also advanced in the world, and the cost is definitely the lowest.

"Military, you can tell us about the situation." Liu Chuanzhi nodded slightly at Lei Dajun.

Lei Dajun united other manufacturers and talked about the substantial price reduction of netbooks, and then talked about their thoughts.

Feng Yu said without hesitation: "To increase the price, we must increase the price. And the increase of 10% is not enough, we must increase the price by 20%! "

"Chief Feng, a sudden increase of 20%, will it be too big, will it be accused of monopoly?" Zong Qingxian was a little worried.

Using market position to control product prices is also a form of monopoly. Taihua's crystalline silicon production accounted for 53% of the world at this time. In addition to some other crystalline silicon companies in China, it can be said that China is the leading Boss of the world's crystalline silicon industry.

The traditional crystalline silicon industry giants such as Europe, the United States, Japan, Taiwan, etc., have now severely dropped their shares. But thanks to the rapid development of electronics and other industries, their products are not worried about sales.Once the Company is determined to be a monopoly and faces huge fines, it will also impose some other restrictions on the Company, and it will have a certain impact on the company's reputation.

From the company to the individual, no one does not hate those monopolistic tycoons unless they are one of them.

"No, there will be no accusations. Those silicon companies will increase prices with us. We benefit, and they will not suffer." Feng Yu said affirmatively.

There is indeed competition between companies in an industry, but there is also alliance. They all compete to be the Boss, but at the same time they will unite and unanimously target the downstream Company and the upstream Company to ensure their best interests.

"But there are some electronic companies, they have their own crystalline silicon factory." Liu Chuanzhi hesitated.

"What does this have to do? If they insist on low prices, they are fighting against other silicon companies. On the highways in the United States, if the speed limit of one road is 110, but everyone else drives to 150, and you Drive one hundred and one, then you are breaking the rules, because your speed is too slow, making other cars even more unsafe."

"The truth is the same. The law protects the interests of most people, and we represent the majority now. What's more, we can bring benefits to most people. When you are the shareholders of the Crystal Silicon Company, you do not want to Is the price of silicon going up?"
"It's just that they have been watching our faces. They increase prices, and we do not increase, so they can only lose. And we increase prices, they are happy to increase. Because their output is so much, no matter the price Whether it is low or not, it can only be sold so much."

"Price increases are obviously better for them. They can get higher profits without having to increase production or desperately thinking about reducing costs. How can they disagree?"

"And those silicon companies controlled by electronics manufacturers have to increase their prices. They dare not fight against so many of our companies! What's more, maybe they will increase prices first?"

Feng Yu's words are not guessed out of thin air. He had experienced similar things during the previous generation/life.

At that time, there was an accident in Dongzhi's crystalline silicon factory, and there was a disaster in India. As a result, the prices of electronic products all over the world rose because the supply of goods exceeded demand.

"But we need a reason, a valid reason. Why the price will suddenly rise, otherwise it will still have an immeasurable impact on our reputation." Zong Qingxian reminded.

You can increase the price with other companies, but you can't increase the price with no cause or no reason, right?

"Because our crystalline silicon factory had an accident! " Feng Yu said with certainty."Huh? Our factory had an accident?" Liu Chuanzhi was shocked, looking at Zong Qingxian. Zong Qingxian also shook his head blankly, he didn't know.

They are the president and CEO of Taihua Holdings. If such a big thing happens, it is impossible for them to not know about it?

"There is no reason, let's find a reason. There is no accident, we can create accidents! "

Zong Qingxian and the others looked at each other, blinked, did not understand.

In order to increase prices, is it necessary to make the factory really have an accident? Is this too expensive?

Chapter 1498: Lao Zhang's Cooperation

[China's Commerce Department raised Zhang Ruiqiang to visit Taihua Crystal Silicon Corporation for inspection and said there were many problems]

[Zhang Ruiqiang pointed out that some silicon mines of Taihua Crystalline may have potential safety hazards, and must be stopped for inspection and confirmed before re-mining]

[Zhang Ruiqiang believes that China exports too many crystalline silicon, and China cannot embark on the old path of exchanging resources for GDP, so he will follow the previous suggestion and restrict the export of crystalline silicon]

[Feng Yu went to Zhang Ruiqiang office/bureau, but failed to see the master]

[Taihua crystalline silicon is in trouble, crystalline silicon is likely to reduce production this year]

Chapter 1499: Have Been Fooled

[After a detailed investigation, there are no hidden safety hazards in the silicon mine owned by Taihua Crystal Silicon, and construction is allowed to continue]

[Zhang Ruiqiang said that Taihua crystalline silicon company should be a model demonstration company, and other crystalline silicon companies should learn from it]

[Zhang Ruiqiang explained the reporter's misunderstanding some time ago. He never said that the export of crystalline silicon should be restricted, but that the export of silicon ore should be restricted]

[Taihua crystalline silicon fully resumes production, and various electronics manufacturers come thick and fast]

[Taihua crystalline silicon prices have also increased from last month, but the rate of increase is the lowest in the world]

Chapter 1500: Blame Me? (For Subscription)

This time, Feng Yu pitted almost all electronic companies and crystalline silicon companies in the world. They were all suffocating in their hearts and wanted to show Feng Yu something good.

But they found it very tragically that there seems to be nothing that can restrict Feng Yu, because Feng Yu's industrial chain is very complete, and you can even get rid of them and you can enjoy yourself.

In addition, Feng Yu is indeed not fighting alone, there are still some allies. For example, Philips, such as Thomson, and India's Tata Electronics, which has newly joined their strategic alliance.

The combination of these companies alone is already very powerful, not to mention that Feng Yu also has a firm ally, Kirilenko of Russia.

In the eyes of many people, Kirilenko is already one of the top ten richest people in the world, why did he follow Feng Yu so desperately?

Do you not know how to do business if you leave Feng Yu? Take a look at Paul Allen, who founded Microsoft with Bill Gates. Didn’t they start the Corporation again?

But how can other people's comments shake Kirilenko's ideas? Kirilenko knew very well that without Feng Yu's guidance, there would be no where he is today.

Others do feel that they are very close to Feng Yu. Feng Yu does not have the vices of other rich men he has seen before. Walking on the road, I am afraid that no one can think that Feng Yu is the richest man in the world.Besides, Feng Yu has never directed Kirilenko to do anything, every time it is a suggestion. Kirilenko can choose to accept or not.

When it comes to venture capital, no one is better than Kirilenko. Following Feng Yu is the main reason why he can achieve such an achievement today!

He has never felt embarrassed because he and Feng Yu are friends. Many people want to be friends with Feng Yu, but they simply can't.

Those companies who were scammed had to think about it, but pour dirty water on Feng Yu.

The price increase of crystalline silicon this time has caused almost all the prices of electronic products in the world to rise, but the brands under Feng Yu have the smallest increase.

Although the prices of products including ultra-thin notebooks have also increased slightly, consumers are fully willing to accept it. Those who bought first felt very cost-effective/worthwhile, those who bought later, after comparison, also felt that China's brand was the most cost-effective/worthwhile.

The sales of other electronics manufacturers have declined, but the sales of these brands under Feng Yu have increased significantly. How can they not be angry?

Since consumers also have great opinions on this, let them resent Feng Yu.

[Electronic product prices generally rise, is Feng Yu's conspiracy? 】

[Feng Yu is the culprit behind the price increase of electronic products][Feng Yu directed the price increase this time, but the other company suffered a loss]

[From who makes the most profit, we can see who manipulates things]

Chapter 1501: Crude Oil Is Going To Rise? (For Subscription)

After Feng Yu's blog post was published, it was quickly reprinted by major websites, and again translated into dozens of languages and scripts, and appeared on the internet/network media of various countries, and even some traditional media also made corresponding reports.

Feng Yu, who published this short blog post, never paid attention to it again.

In many cases, the more you explain, the more guilty you are. Without any explanation, others will say you are tacitly. So Feng Yu chose to make a simple explanation, and then let it ferment, things will never get worse.

He is not a big star, nor does he live by fans. Those who follow his blog like or dislike him, Feng Yu doesn't matter, and it doesn't delay him making money anyway.

Originally Feng Yu thought that this matter would be heatedly discussed by netizens, but the actual result was this news, which was soon replaced by another news, and this news was widely followed by the world.

Chapter 1502: Can Not Fry Crude Oil (1/10)

In Kirilenko's view, if Iran is sanctioned, then crude oil production will definitely be reduced and crude oil prices will rise. That is inevitable.

In fact, the price of crude oil is indeed rising. It has risen from more than fifty dollars to seventy dollars in two months. How fast is this?

If you use ten times the financial leverage, you can get twice the profit!

Two months, double the profit, this kind of investment is simply stealing money, why not? I missed it before, now I can’t miss it again.

"Brother Ki, are you optimistic about crude oil? Your broker also recommends that you buy crude oil to rise?" Feng Yu frowned and asked.

"That's not true. My broker still suggested that I invest in U.S. Stockmarket, saying that what is the long market now, the stockmarket will definitely continue to rise. But how much profit is in stocks? Where can crude oil make money?"

"Think about it, when you took me to buy crude oil futures, how much money did we make? How high is the profit of crude oil, and the stock rises too slowly."

Although Kirilenko is not bad for money, he still wants to surpass Bill Gates in assets. Although investing in stocks also makes money, but the speed is too slow, and Microsoft's stock price is also rising. Although the rise has been relatively slow during this period, the base is large.If crude oil can be profitable, he intends to mobilize funds from the gold market and stockmarket to double his assets in one fell swoop, then at least it will be more than Buffett.

In one or two years, as their other investments make profits and other companies go public, it is no longer a dream for him to surpass Bill Gates.

"Your agent is not bad. If he suggested that you buy crude oil, then I should suggest that you change to a chief agent." Feng Yu breathed a sigh of relief, that agent is not too stupid.

Kirilenko was shocked: "Why? You don't like the rise in crude oil? Do you think this time will be the same as the last time, the price of crude oil plummeted? Then we can reverse short-selling and make money! "

Feng Yu patted his forehead. Brother Ki thought of the problem too simply. In fact, Feng Yu couldn't quite see the crude oil market this time.

The main reason is the government!

"Brother Ki, let me analyze it for you. Now everyone is uniting to impose sanctions on Iran. If Iran fights to reduce oil production, then their country’s income will drop sharply. Iran is not the world’s number one oil producer. A big country, it is not better than Russia and China."
"What's more, there are other countries such as the United States, Saudi Arabia, etc., which produce large amounts of oil. Although the rise in crude oil seems to be in the interests of major oil-producing countries, we should support it. But you have to think about how much we consume. "

"The car industry is developing faster and faster, and the petrochemical industry is developing faster and faster, so the consumption of crude oil is naturally greater. For example, the United States and China, both of which are oil importing countries, and the price of crude oil is rising. Lost."

"The European countries, except your Russia, are all at a loss. I admit that Russia is very powerful, but can it stand against all of them by one country? Didn't Russia agree to this investigation?"

"Although crude oil prices have risen a little over the past two months, they will soon be suppressed. However, when and to what extent, this involves the government at the upper level, and it is difficult to be precise."

"Moreover, even if the suppression continues, it will not be suppressed too harshly. Crude oil prices should still be hovering around fifty to sixty dollars, so the profit margin is really not large."

It is in the interests of major countries that the price of crude oil remains stable. Whether it is rising too sharply or falling too sharply, it will not work, and they will not allow it.

These big countries join forces, and those oil-producing countries will definitely cooperate. There is only one Iran left. What can they do?Besides, if Iran dares to reduce oil production, other countries dare to block Iran’s sales channels. The neighboring Iraq is again under the control of the United States, and Iran will fall into an economic crisis.

When will Iran promise not to do nuclear research anymore, and when will peace be truly restored?

Countries with nuclear weapons now do not want more people to join them. Even these big powers do not even build nuclear power plants in these countries without a nuclear foundation, for fear that the other side will study something.

This is a very simple technology block mentality, just like some have developed advanced technology, but do not want other companies to research it, so as to get the most benefits.

Just say that China was so weak in military power, how did it become a permanent nation? Isn't it because China has nuclear weapons, which can pose a major threat to other countries?

At that time, China was very tough, and some veteran generals who had experienced the war were still there, and they were united to the outside world. Although it has received certain economic sanctions, China has slowly risen.

Now China has become one of the world's top powers, leading the world in many aspects, that is, once a lot of data is counted per capita, that's it.

However, the United States and others have to ask China's support for matters affecting the world structure."Feng, this crude oil price really won't fluctuate too much?" Kirilenko was a little unwilling. This can't make a lot of money. When will he surpass Bill Gates!

"Brother Ki, if there is really a clear market, would I not invest? My funds are still in gold and stockmarket." Feng Yu said with a smile.

"But at the end of last year, gold has risen to four hundred and fifty dollars, and now it has fallen back to four hundred and twenty dollars. We have not made much profit in the past few months." Kirilenko's tone was like a grieving woman. .

"Brother Ki, I'm just telling you that gold is bullish in the long term. In the short term, your broker should adjust your position at any time, right? You say that, even if gold falls, you still have a profit, right?"

"And if you think about it, this time, many people started to have an idea with you, planning to transfer the funds from the stockmarket to the futures market. But they found that there was no fluctuation in crude oil futures and there was no large inflow or outflow of funds, they also Don't dare to enter, what do you think about this money?" Feng Yu prompted.

"What to do? Take it back and reinvest in stocks, or invest in other futures. Wait, do you mean that our gold is going to rise again? Or is the stockmarket going to rise?" Kirilenko reacted."I think this will rise. But whether it will rise sharply, I am not sure. So my funds are still placed in the prime stock(s) market and the US Stockmarket. Within three years, the price of gold is likely to double! "

Is it likely to double? Kirilenko is familiar with Feng Yu's way of expression. Since he said it is very likely to double, then the probability is definitely more than 80%!

I didn't say, this money continues to invest in gold and stocks. As for oil, whoever loves to invest, invest in it!

Chapter 1503: Familiar Feeling (2/10)

Finance, economy, etc. and government are always inextricably linked. That's why there are disciplines such as government, economics, and so on, which are also required disciplines for every leader engaged in economics.

In fact, a country can be simply regarded as a company, so it is not difficult to understand.

How to do it is in the interests of the company, and what connections between the companies are all considered. Of course, if there is a war, then it will differ to some extent.

Fortunately, it is very difficult for Iran at this time to have any large-scale wars. Most people long for peace. Even in places that are still at war, many people are anti-war.

Feng Yu is very clear about this, so it is unlikely that war will occur on Iran, and naturally there is no possibility of causing sharp fluctuations in oil prices in the short term unless Iran challenges the bottom line of all countries.

Of course, this requires the cooperation of other oil-producing countries to make oil prices fluctuate significantly.

These news, of course, were not completely analyzed by Feng Yu, Wind & Rain Consultation, but really invested in some sources of news, so that Feng Yu can get accurate news at the fastest speed.

Many of these information channels are people, government employees/civil servants. Needless to say domestically, except for Feng Yu, Zong Qingxian, Liu Chuanzhi, they all have the appreciation of leadership from above and can get a lot of first-hand information.Overseas Kameido Masao, Ralph, etc. also have good relations with politicians in many countries. Sometimes getting an accurate message ten minutes in advance can make one billion dollars more profit or reduce the loss of one billion dollars!

Feng Yu has told those brokers more than once that the smooth flow of information channels is very important, and if anyone can provide an accurate and reliable message to make the Corporation profit a lot, then Feng Yu will definitely give him the rewards. .

The same news may only make a profit of one hundred thousand dollars in their hands, but in the hands of Feng Yu, one billion dollars can be made.

Funding base determines the upper limit of how much money you can make.

Without funds, no matter how accurate the information is, no matter how good the analysis is, it is no use.

You have ten thousand yuan in capital, and it is very difficult to make ten thousand yuan a month. But if you have one million, it will be much easier to make ten thousand a month. If you have 100 million, then even if you deposit in a bank, you will get more than 10,000 interest a month!

Just like Wind & Rain Consulting Company at this time, although the investment is conservative, with sufficient funds, it is enough to ensure that the profit will not be small.

At this time, the international financial investment situation is relatively good, not only in the United States, but also in the UK, Japan, Hong Kong and China mainland, and the stock market is rising.The economic crisis caused by the internet/network bubble has passed, and investors have regained confidence in the stockmarket.

Aside from abroad, many new investors have emerged in China. They found that people who bought stocks in the first two months reported that they had made a lot of money, which was more cost-effective/worthwhile than having a bank.

In addition, the bank started to cut interest rates to stimulate money consumption and circulation, allowing more people to withdraw their money and invest in financial markets such as stockmarket.

Some people bought stocks recommended by friends, neighbors, relatives, etc., while others were more conservative and bought funds. This is higher than bank interest income, and the risk is lower than stocks, which is more suitable for them.

Many people buy stocks without even knowing what is going on with stocks. Some people buy it by themselves, and some have commissioned a broker.

There are many securities corporations on the streets, and even one street is full of securities corporations of this kind. This can prove how prosperous the domestic financial market is at this time.

Feng Yu was walking on such a street in Shanghai at this time, on the edge of Shanghai's business district, looking at the people walking in a hurry, Feng Yu's inner heart was a little sad.

A youngster in a suit, white shirt, and red tie is leading an old man to his company, and it seems that he has brought another customer.Many people joked that only government employee/civil servants and insurance sellers would wear such put on airs everyday. But Feng Yu thinks that some people should be added, such as intermediary brokers.

Whether it is a real estate agent, a car agent or a financial agent, they all require clean and neat clothes. When communicating with customers, you must be able to take the initiative in the conversation. When you dress, you must not make customers feel annoying, and you must look professional.

I dress well, which shows that this business is very profitable, and that I make more money for my clients.

He is a financial broker in the previous generation/life. If he is in this business, he will be a little bit emotional when he sees such a scene.

Feng Yu's driver and bodyguard walked not far from Feng Yu. He couldn't understand why the Boss had to come here for a round.

What's there to see here? They are all small corporations. You can't even rent a big office/bureau. Not to mention that you must go to the Wind & Rain Building to rent an office/bureau, or rent an office/bureau in a commercial area?

At this time, the bodyguard saw an agent swiftly approaching Boss. He saw Boss's cryptic gestures, and did not rush to stop him.

"Brother, take a look at the financial products recommended by our Corporation. When you look at your clothes, you must be a rich person. This financial product is absolutely suitable for you."
"Let me tell you that prices are rising every day, and RMB has been depreciating. If you put your money in the bank, the interest has not depreciated much. So depositing the bank means that you have lost money! "

"Buying this wealth management product I recommend to you, the annual rate of return can be as high as 11.2%. If you invest 1 million, you can make 12,000 in a year. Deposit in the bank to get how much money. ?"

"Or you give us this money, and we will invest in futures for you. Futures can use financial leverage. Ten thousand yuan can be used as fifty thousand yuan or even one hundred thousand yuan. If you make a profit, it will be ten times! "

"Think about it, if you invest one hundred thousand yuan, you can use it as one million yuan here. How easy it is to make one hundred thousand yuan for one million yuan. You don't need to spend one hundred thousand yuan to invest cost-effective/worthwhile. ?"

Feng Yu looked at the broker in front of him and asked with a smile, "Then what do you recommend me to buy if I invest in futures?"

"Oil, this is definitely going to rise. You can see how fast the oil price has risen now. And you know, Iran is making noise now, and our country will sanction him, and oil production will decrease. , The price must go up. This is the same as when you buy vegetables at the vegetable market, only one sells them, and when everyone wants to buy, the price must be high, right?"

Upon hearing the recommendation of this agent, Feng Yu shook his head.TM If I invest in oil, I dare not say that I will lose money, but with your mind, it is not easy for me to make money. And it gave me ten times the financial leverage. If I was not careful, this million would be gone.

"Forget it, I plan to use this money to buy a house. Brother, if you have money, buy a house now, the increase will definitely be faster in the future."

Feng Yu patted the man on the shoulder, turned and left.

Chapter 1504: Bluffing Formula (3/10)

This previous generation/life is his colleague. In the past few years, when the financial situation was good, he made a lot of money, but then he went in again.

One thing he often said to Feng Yu was that he knew that he had bought a house before, and he would not have not having anything at all until now.

Feng Yu can only remind him that as far as the other party is not listening, Feng Yu can't control it. If it is still the same as the previous generation/life and nothing is left in the end, then it can only be said that life is bad.

"Eh eh eh, wait a minute." Zhang Xiaowei grabbed Feng Yu by the arm.

Feng Yu frowned slightly: "Do you have anything else?"

It is forbidden by their industry to hold people's arms casually. Because this would be regarded as a physical conflict, and it is easy to attract police.

"Brother, do you think it is appropriate to buy a house now?" Zhang Xiaowei looked at Feng Yu suspiciously, "Are you the one who sold the house, did you deliberately come to us to pry customers?"

Now it's not only their financial brokers who need to grab customers, but also the real estate agencies and so on.

And they are regarded as direct competitors because they all want customers to give them the money. It's just that Zhang Xiaowei really wants to buy a house at this time. His girlfriend has been talking for three years, and he can get married after buying a house.But now that the financial situation is so good, he feels that buying a house is not cost-effective/worthwhile. If the house price drops, he will lose money. I have a lot of bank loans on my back, and then I don’t have the money to invest in stocks.

The country has also said that it is necessary to control housing prices and control the market, although it has always been just talking, but what if it is implemented? If the country gets some affordable housing, he will lose a lot.

Now if you take money to invest in stocks, even if you are conservative, you can make a lot of money in a year. He originally wanted to earn two more years, maybe he didn't need a mortgage, and he could buy a house in Shanghai with the full amount.

If you buy a two-bedroom apartment, you can also take your parents from your hometown and enjoy the life of the city people.

Feng Yu patted Zhang Xiaowei's hand: "If I were a real estate agency, do you think I would dress so unprofessional?"

Zhang Xiaowei looked up and down, indeed, the dress of the man in front of him was very good, but he really didn't look like an intermediary. According to the rules of their profession, it does seem very unprofessional.

It's a pity that he has been in Shanghai for so many years, and he didn't recognize what brand clothes the man in front of him was wearing.

And looking at the attitude of the person in front of him, it seems like a superior person, full of confidence in his expression, and he must be a rich person.

Isn't this a real estate agency, but the boss of the Real Estate Agency Corporation? Or simply a real estate developer?No, right? Real estate developers, where are such young people, look like they are in their thirties. Those developers, aren't they all bald middle-aged and old men with big bellies?

"Then what do you do?"

"Me, retail." Feng Yu said with a smile.

Retail? Look at this person, even retail investors are super-retail investors!

"Since you are also investing in stocks, you should know how much stockmarket is now. If you don't buy stocks, what kind of house to buy? Can the increase in housing prices compare to the increase in stocks?"

"Brother, I advise you to buy stocks? Is it because your previous trader quit? Leave it to me, I will give you the trader and make sure to make money! " Zhang Xiaowei's chest banged.

"Furthermore, more than three months ago, the stock index was less than 1,000 points. What about now? It has been 1,500 points! It has only been less than three months. It can be seen that this is a big bull market at this time. , A big loss! "

Zhang Xiaowei looked bitter and hateful, and kept persuading Feng Yu. He thought to himself that if Feng Yu can really buy a house with three months of money, even if it is just a down payment, then Feng Yu's funds are definitely a lot, maybe several million!If he can win such big customers, his income can increase a lot. At that time, whether it is buying a house or continuing to invest in stocks, the funds will be much more relaxed.

"Oh? Then, what stocks do you think you can buy now can definitely rise?" Feng Yu asked rhetorically.

The previous domestic bear market has just passed, coupled with the country's stimulus, let a large amount of funds flow into the stockmarket, the stockmarket began to soar.

The previous generation/life Feng Yu also made his fortune at this time, because the stock index went from less than 1,000 points to more than 6,000 points at its peak at the end of 2007!

In this big bull market, unless it is the kind of people who back home, basically they have made money, but the difference is only a difference.

However, among these, there are also some particularly outstanding ones. The increase has exceeded ten times, and naturally there will be a lot of rubbish. Not only did it not rise, but also fell, which is the kind of corporate operation that really has problems.

"Electrical appliances, chemicals, etc. are all good." When Zhang Xiaowei saw that Feng Yu was interested, he immediately became a lively dragon and animated tiger, and began to show off his three-inch tongue. He must win this customer!

"What you said is good, but I think construction, steel, etc. may increase more. But I still suggest you buy a house. This is more stable and suitable for people of your age."
"Brother, let me just say a word, and you will understand that you have a good credit for buying a house. Our investment philosophy is to insist on double growth, and within ten years, you can retire."

"For example, with an annual income of 25%, you can earn 9.31 times in ten years. The annual income is 35%, and in ten years is 21.1 times. The annual income is 50%, 10 The annual income is 57.67 times. The annual income is 100%, ten years is 1024 times! And the annual income is 100%, only need to earn 6% per month. Based on the current market situation, absolutely More than this! "

Feng Yu looked at Zhang Xiaowei with a weird look. This set of rhetoric, previous generation/life Feng Yu has told customers more than once, but there is a paradox in it, that is, you can't move the income at all, and you have to keep investing in it. , And can't lose money.

Of course, many people will be overwhelmed by this rhetoric in the first place, and it can be more than a thousand times in ten years. If you invest 100,000 yuan, will you not become a billionaire after ten years?

Who can guarantee to make money every month? Who can guarantee that you can make so much money every month? And how many people made one hundred million with one hundred thousand yuan on the stockmarket?Of course, people expect that they will be lowered by a level, that is, they think that they will not make that much in ten years and five years, but it is okay to make 50% every year? In ten years, more than fifty times, one hundred thousand yuan can become five million!

Worst and worst, I can make my money tenfold in ten years, right? One million is not bad.

Many people were dupe/sway like this and invested in stocks. In the end, some people made money and then withdrew. However, more people didn't have time to react and the stockmarket fell. The people who withdrew at this time also made money. Those who lost money entered the market. They caught up with those in the 2008 bear market, and they became pit-fillers.

Feng Yu looked at Zhang Xiaowei and asked, "Then, how many years do you think this wave of bull market can last? When have you seen a ten-year bull market? In case it suddenly becomes a bear market and it is too late to escape, isn't it lose everything one invested? Come on, I'll buy a house. I bought a house so that I can marry a wife! "

Having said that, Feng Yu doesn't care if he can listen to it.

I don't know how many people there are now, but eyes are flushing in the stockmarket.

Chapter 1505: Lao Zhang Yuejie (4/10)

"Lao Zhang, the house price in our country has risen so fiercely in recent years."

Zhang Ruiqiang squinted at Feng Yu: "Why, are you saying that you haven't made less money in the past two years?"

Taihua Land, the real estate development Corporation under Taihua Holdings, integrates all the real estate Corporations originally controlled by Feng Yu, such as Taihua Supermarket and Bing City Pharmaceutical Group, and it is now also a fairly well-known golden sign in China.

Everyone said that Taihua Land's houses are of good quality, complete procedures, good properties, and the price is not too expensive.

Feng Yu shook his head: "I went to the Shanghai stock exchange yesterday and found that stocks rose sharply, but housing prices rose even more sharply. Not only Shanghai, but also housing prices in Beijing, Guangzhou, Hangzhou, Shenzhen, etc. Don’t you think this will cause people who need to buy a house to be unable to buy a house?"

As house prices are rising, more and more people are speculating on real estate. Various house brothers and house sisters have several sets under their names, even a dozen or dozens of houses.

These houses are obviously not their necessities, they are used as investments to collect rent.

If it is the kind of real estate such as stores and office buildings, it is normal to collect rent. Most branch offices are used to renting an office/bureau, which saves more money than buying.However, many people still want to buy houses, rather than rent them. Buying a house is a home, which is an inherent concept in China.

Now that many young men want to marry a wife, the other party will first ask you if they have a house? If you don’t have a house, what kind of family will you become?

The rapid rise in housing prices is not unrelated to these real estate speculators. Of course, Feng Yu believes that there is no strong regulation and weak supervision is also related.

Let's not talk about these real estate speculators, those developers are tricky.

For example, this person buys a pseudonymous painting and then sends it to the auction house to auction it back at a nominal price of 50 million yuan. Of course, in fact, he does not need to give the auction house that much.

This time there is the appraisal certificate from the auction house, and the fake painting becomes "real".

Take the bank, mortgage loan, you can get a minimum of 60% loan, that is, you can borrow at least 30 million!

Take the 30 million yuan, go to auction the land, and then use the empty shell Corporation to take down the land, and make a development plan, and find the relevant government unit for approval.

After getting officially approved, he can't develop it himself, and he can't even find a decent engineering team, and what if he doesn't have funds for development?Now it is not allowed to use the project land to mortgage loans to develop this real estate.

It doesn't matter, sell it. Some are rich developers, they have nothing to do, and they cannot get the officially approved ones.

After changing hands like this, the original one spent hundreds of thousands of dollars and made a business of tens of millions.

He always increases the price in order to make a profit. The land is auctioned and the price is relatively high. Going through approval, it will cost money to form a grass-roots team? Then make a plan, run officially approved, procedures, etc., should you ask for money? Coupled with his own profits, including his favors, bank interest, etc., the price of this piece of land has risen a lot.

Developers who have obtained the land for development have insufficient funds and use other projects to mortgage loans. And their development cycle generally takes more than one year, and some even take three to five years.

It's not that they definitely don't have the funds to develop, but they are waiting deliberately. Within the time allowed by the procedure, drag. Because the money can be used for other things, the construction cost has not risen much, but the land price has risen fast.

Three years ago, a house of the same quality sold for 5,000 yuan per square meter, but after three years, it would sell for 8,000 or 9,000 square meters. In the past three years, he only needed to pay a small part of the guarding field funds.Of course, his land was placed there, and he didn't realize it quickly, and his funds were under pressure, but it didn't matter, he was not short of money. If you are short of money, you can take a loan.

Lot A cannot be loaned to develop Lot A, but Lot A can be loaned to develop Lot B.

Developers have to make money, construction parties have to make money, sales parties have to make money, everyone has to make money, so whoever makes money is the person who buys the house.

When the previous generation/life China adjusted housing prices, housing prices were already very high. In this life, due to Feng Yu's advice in advance, those who fought uncompleted flats did not succeed again, but there were too many alternatives that Feng Yu could not think of.

"Feng Yu, do you think I can manage this house? It has to be managed by Jianbu, I don't have the ability to reach out."

Although Zhang Ruiqiang is in the limelight, many people say that he will definitely enter the game in a few years, but that is a matter of a few years, and Zhang Ruiqiang can't manage those things now.

"Lao Zhang, you are going to go up anyway in the future. You will give your opinion first, and you will come to clean up the mess in the future. If you have more, don't worry about it. Just get stuck with the developer who sells the project directly after approval. That is, the loan for the second house should be raised for the first year, and the third house should be increased again. Don't give them the opportunity of renting a loan."
"Furthermore, we need to check. People who have multiple houses, how did their houses come from? And the vacancy rate is so high, why develop new real estate? Is it that the government in those places has nothing to do except selling land Is there a way to generate income? Don’t know how to develop the economy and make money? Don’t know how to support some small and medium entrepreneurs?"

"Think about the original island province. The real estate bubble over there is also vivid in one's mind. Look at the real estate bubbles in the United States, Japan, Thailand, and other Southeast Asian countries. Once they burst, how much impact will the economy have? "

"Zhu Tiewan once asked me whether real estate can become the country’s pillar economy. I shook my head. In a short time, real estate can drive many industries and effectively promote economic growth. But if we blindly develop in this way, it will be easy. False prosperity is formed, and then it will be a bubble and it will collapse! "

Feng Yu remembered that there was a city in the northwest of the previous generation/life that was rich in cashmere sweaters. After the discovery of minerals, the country was ready to vigorously develop it. Then a swarm of funds swarmed into real estate speculation.

Until Feng Yu was reborn, there were still many ghost buildings there. Every night in a building, there are just one or two households with lights on, some of them don’t even have a light on, and there is no property!What use do you think the remaining buildings are for? If it is mortgaged to the bank, the bank cannot be sold either. Is the loss of the bank the loss of the country?

The expression on Zhang Ruiqiang's face became a little serious: "Is it really as serious as you said?"

"If there is no regulation, it may be more serious! " Feng Yu's words are definitely not frightening words to scare people.

Zhang Ruiqiang sighed. He couldn't say that he was going to cross the line this time. But now that he knows it, if he doesn't do something, he won't be able to pass the inner heart level himself!

Chapter 1506: Feng Yu Played Right (5/10)

Feng Yu thought that if he told Lao Zhang about this, he would sleep peacefully. If you worry about things, let Lao Zhang bother them. Anyway, you will get more troubles when you get older.

Feng Yu, of course, lives a leisurely life every day, even if he does some exercise in the gym, he is very comfortable.

This kind of national event, he remembered, just to remind. It's not an obligation, just want to make the country better. He couldn't remember, he didn't bother to bother to think about it.

The original goal was to retire at the age of 30, but now that he can retire, Feng Yu is enough to guarantee that he will not leave the throne of the richest man, but he found that there is really nothing to do after retirement.

Anyway, his current life is no different from that of ordinary retirees. Wherever he wants to go, the Corporation will always give it to others. He just looks at the report every month on a whim.

Today he was about to go fishing in the reservoir, and Zhang Ruiqiang called.

"Feng Yu, are you still in the capital?"

"Why, do you have something to do with my consultant again?" Feng Yu curled his lips, forget it, just go and play, sometimes this consultant is also very interesting.

"Well, Head Xia wants to see you."

Head Xia? Total? Head Xia, one of the strongest men's day groups in Asia?"Now?" Feng Yu looked at the earthworms he had dug in the flower garden. Is it easy to prepare for fishing.

"Said Head Xia, it depends on your time."

Yay? See me time? Feng Yu felt that Head Xia respected him. Of course, he won't be too public.

"Then after the news tonight, okay?"

"No problem, then at eight o'clock in the evening, you come to XX here."

Feng Yu continued to go fishing with the packed fishing gear. The plan was not messy, but it might be a bit later to go home today.

At eight o'clock in the evening, Feng Yu arrived at the destination on time.

"Chief Feng, Head Xia is still looking at the file, let me and Zhang Bu come out to greet you."

Zhang Ruiqiang introduced: "Chief Feng, this is Director Yu, the head of the office/bureau of Head Xia."

"Don't say that, just call me old." Director Yu said with a smile.

The Chief Feng in front of him is not only the richest man in the world, but also a person who is vying for solicitation from all over the world, and he has a very good relationship with several leaders in China. He has praised his leadership more than once, and even said that if the economy is handed over to Feng Yu, perhaps China can make the people of the country prosperous sooner.

"Leadership, Chief Feng is here." Director Yu bowed slightly and received softly.Head Xia took off his eyes, stood up and extended a take action at Feng Yu: "Chief Feng, this is not the first time we have met. I won't say any more polite words. Sit down."

Director Yu came over at this time and offered Feng Yu a cup of tea in person, while sitting on the chair behind Head Xia.

"Head Xia asked me to come over. Is there anything I need to do?" Feng Yu saw Zhang Ruiqiang here, and already guessed what it was.

Unexpectedly, with a suggestion, Lao Zhang stabbed Head Xia here.

But this is fine, if Head Xia agrees, then things are basically set. In this way, the country's real estate industry can avoid some detours and avoid abnormal development.

"Chief Feng, I heard Ruiqiang talk about your views on our country's real estate development. I have some questions. I want to ask you carefully."

When Feng Yu met with Head Xia last time, he said that it would be enough to let Leadership call his name, but Leadership smiled and said, you should also call my name directly.

Later, it became like this, calling out Chief Feng from this mouth, so that Feng Yu's inner heart also had some satisfaction.

"Head Xia, please, I'm not hiding anything he knows, not stopping before he has said it through."

"I heard from Comrade Iron Fist that he once talked to you about real estate, and you asserted at that time that real estate cannot be used as a pillar industry, and you also said some bad habits in the real estate industry."We have also imposed restrictions on those bad habits. I dare not say that we have completely eliminated them, but there should be nothing more. However, we did not expect that there are even more ways in which we have neglected."

Head Xia wants to know the status quo of the industry, and the investigation can be very fast. Of course, the scenes he saw were not the scenes he wanted to see below.

So Head Xia called Feng Yu to come over and wanted to know what Feng Yu saw. Is it true that there are dozens of houses for one person like Feng Yu said? Is there really the kind of empty city Feng Yu said?

"Then you talk about how to develop our real estate? Since you said to curb, why your Taihua land is getting bigger and bigger?"

Feng Yu smiled: "Now there is such a private group called a real estate speculator. They are just a group of people who gather to buy a building together. Instead of buying a house, they buy a building directly. They speculate the price. High, resell and make a profit. One person can't do it, but a group of people can do it."

Wen~zhou real estate speculators, whether it is the previous generation/life or now, are all very famous. This is not the craziest time yet. In the previous generation/life, many empty cities (no one), ghost cities (no people), black cities (no light), and sleeping cities (quiet and suitable for sleeping) all have their shadows."What we have to do is to control the real estate speculation of these people. We must first satisfy the people who just need them, and the housing approvals in various places must also meet the population. It can not be said that this city has only 500,000 people, but it has produced 1 million houses. Right? Who will live in the rest of the house?"

"Many of those real estate speculators use bank loans, so in this regard, some powerful restriction methods/tricks should be given to prevent them from using loans to speculate in real estate and speculate on prices."

"The other thing is that housing prices must meet the income standards of a place. Low-income people should also be able to buy houses. Don't let the house become an investment tool for high-income people. Let those low-income people only rent houses, year after year. , I can’t even save a down payment."

"Moreover, to limit the revenue-generating behavior of governments in various places. A government can only generate revenue by selling land, so the government team’s ability is too poor. Take Bing City as an example, the land prices there have always been very reasonable, and Bing City It is a big city with a population of tens of millions."

"According to population standards, the houses in Bing City should be among the top ten in the country, but in fact, the housing prices in Bing City are very reasonable. This is the result of Government governance."

Zhang Ruiqiang sit upright and still, some complained that Feng Yu was bragging for him, and at the same time he was a little proud. This is indeed one of his less "outstanding" achievements. Of course, he also got points from Feng Yu.More importantly, when he was in power, Bing City's Company tax revenue increased year after year, and he did not need to make money by selling land.

Speaking of which, if it were not for Feng Yu's help, which had laid a solid foundation for Bing City, perhaps he would have to go this way.

"The best building in a place should be a school, not a Government office building! "

Chapter 1507: Strict Investigation (6/10)

Feng Yu said a lot, some of which were thought of by himself, and some of them were heard from other people, even seen on the internet/network.

Feng Yu believes that Head Xia will seriously consider these suggestions. Many things are not impossible to do, but not done. And some things are done, and the benefits don't stop there.

For example, the national real estate information network can not only prevent the house bugs who speculate in real estate, but also check how many houses are under the names of those government employees/civil servants and their families.

Many people are clean and honest in the local area, but there is a way of paying bribes in different places. You work in city A, and I buy you a house in city B, or fall under the name of your wife or children.

This kind of thing happens the first time, there will be the second time, the Nth time, and then it deteriorates a little bit.

This nationwide networking model can be applied not only to real estate, but also in many aspects. Such as marriage registration, car purchase, personal information record and so on.

Head Xia frowned: "Chief Feng, the nationwide network you are talking about, isn't it a small amount of money? It's not considered human and material resources."

Many things are not as simple as they can be done on the surface. It is very troublesome to input and collect information, let alone the system networking.And this system development, operation, and maintenance have to invest a lot of money, right? Where does this money come from?

"Head Xia, I didn’t say just now. This method can catch some corrupt officials who have taken bribes in other places. Their confiscation of assets should not be a small amount. What's more, this is a project to benefit the people. The country should Investment. If the money is not enough, I can donate a sum."

In fact, Feng Yu would like to say that if you can't, you can punish those houseworms, and the company who is speculating on the land, it must be a lot of money.

This is indeed going to be advanced quickly. It is said that this requires laying a lot of fiber optic cables, and increasing the internet/network speed of China will be liked by many people.

The good thing for Feng Yu is that he won't get stuck in the game anymore, and he won't encounter the kind of teammates who often drop the line to cheat them.

As for other things, it didn't affect Feng Yu much.

If it weren't for the country, it would definitely not give this industry to private operations. Feng Yu would like to invest by himself.

Because of the laying of optical cables in the United States, a company’s facilities were surplus, and it was unable to make ends meet, and then had to make false accounts. Feng Yu broke out and went bankrupt.But Feng Yu doesn't need to worry about this at all. Not to mention the Corporation, Feng Yu can get the money to invest. As for the return, if you really leave this to him to manage, Feng Yu is confident that he will squeeze out all the links, telephones and letters!

But he can only think about it, the state will not give such important information channels to individuals.

Head Xia frowned: "You mean, investigating corrupt officials, can you punish tens of billions of assets?"

Under his treatment, greed~corruption was so serious, and his face was not pretty. What made him most upset was that this matter turned out to be much more serious than he thought.

The political power of any country in the world cannot guarantee that it will always be incorruptible, even those high-income developed countries in the world, or even the kind of places where welfare benefits are a few blocks away from China, cannot completely eliminate this situation.

Human greed cannot be completely curbed.

The biggest problem for Chinese officials is that their actual income and their disposable funds have a huge rift.

For example, Lao Zhang, his salary is not as good as the mid-level management of Taihua Holdings' subsidiary Corporation. Of course, other benefits are slightly better, but those benefits are not as good as those of private enterprise executives.However, Zhang used his pen to mobilize tens to tens of billions of funds, which is far more powerful than those of private company executives, and he has more power.

Those executives of private companies have luxury cars to travel, live in luxury houses, eat the delicacies of mountains and seas, and their children can study abroad to increase their knowledge and even inherit their father's business.

But what about them? Lao Zhang's son is still working at Company.

With tens of billions of funds passing through, how many of them can remain unmoved? Even if they didn't want to be tempted, but someone rushes to give gifts, can they bear it?

They held back it, what about their family members? Many leadership family relationships, especially those with their children, are not very good. When I am used to leadership, I never like being rebutted by others, and it is definitely difficult to get along well with my adolescent children.

To put it bluntly, they must have a generation gap. If children are negligent in discipline, they are likely to go astray. Coupled with stepping into the society and being tempted by others, I might be pitted without knowing it.

When you go out to play, someone treats you to eat, drink and be merry. He thought he was a friend, but he didn't know he came to him. There are too many family members dragged down by sugar-coated shells. Then the family members drag the officials into the water, and eventually the whole family deteriorated."Head Xia, you may not like to hear a word, but I think it may be more serious than you think. There is a sentence below, the county official is not as good as the current one, which means that the king is better off and the kid is difficult ."

"For example, the county's investment promotion, leadership promised various conditions, but after the investor built the factory, it was discovered that the water was suddenly cut off, because the tap water Corporation was not provided for management. Tap Water Corporation has a proper reason, pipeline maintenance, this must be done ."

"If you don't manage it, then double every three days to overhaul, or even an overhaul. You manage the water pipe, and then the electricity pipe opens the gate for you. The reason is the same, the line is overhauled. And many electrical companies, It is not under the jurisdiction of the county. They use their profession as a reason. What can the county say?"

"How much do you think such a person can be greedy?" Feng Yu thought of the Shui brother in the news that the previous generation/life saw, and stunned everyone's eyes.

Such a small and inconspicuous position can actually get so many!

"What do you mean, the country should conduct a very thorough investigation?" Head Xia was thinking, whether we should mention this matter.

"I don't know this. There must be a comprehensive consideration. But if we don't give those people some warnings, let them know that they will be caught when they reach out, I am afraid that as our economy gets better and better, more and more people will dare to reach out many! "
"And it should not only restrict the exit of government employees/civil servants, but also restrict the exit of their family members. Didn't you realize that many people are now called naked officials?"

"As a public official in our country, why do you let your wives and children go abroad? They leave a way for themselves. Even if something happens to them, their family members can have a good life. Whether their family members are not They committed a crime, but they enjoyed the convenience brought by corrupt officials. This is wrong! "

Head Xia heard the words "naked ~ official", the inner heart was a little shaken, this matter seems to have to be mentioned at the meeting!

Chapter 1508: Pillar Industry (7/10)

Director Yu kept recording when Feng Yu said it.

He had heard of Feng Yu's amazing remarks before, but he didn't quite believe it. But this word came out of Feng Yu, and he believed it if he didn't know why.

Perhaps it is because Feng Yu's status is different, or Feng Yu hasn't profited in it at all, so he appears more candid.

"Chief Feng, since you have said so much, it is better to continue talking. If real estate cannot be a pillar industry, what can our country make as a pillar industry?"

Head Xia looked at Feng Yu with an humbly asking for advice, which made Feng Yu quite useful.

"Real estate is not a pillar industry, but the construction industry can become a pillar industry. For example, our country should vigorously build roads and improve our country’s transportation. The provinces with the best transportation in the country are Ludong and Longjiang. Other provinces should pay attention to these two Same place."

"Our country has always encouraged the car industry, and I am also a beneficiary. The rapid development of our country's car industry in recent years has attracted the attention of the world. When I started the car industry, our country was far from Japan. There is at least a thirty-year gap between the car companies."
"But now? We are less than ten years away from Japan's car companies. And we have made breakthroughs in many technologies, some of which are even the most advanced in the world. Once our cars could only be imported, now we can export. . Once a small car was considered affordable only by the rich, but now many office workers can also afford it."

"The car industry is not only the sales of complete vehicles, but also the sales of parts and components. It is also very important. We should integrate advantageous resources, form a scale, and enhance competitiveness. For example, the Bing City Machinery Manufacturing Group, after reorganizing its assets, will Those parts factories have merged their strengths to enhance their strength and get rid of the burden."

"Of course, we must not ignore the importance of the brand. Various joint venture car companies in China must build our own brand! "

"In addition to these two, I think the IT industry can become a pillar industry. It includes computers, electronic components, electronic instruments, information communications, internet/network technology, and so on."

"Our country is weak in terms of electronic equipment and information and communication, but in terms of computers, internet/network technology, etc., we are the best in the world."
"The future world is inseparable from electronic information. Since we have the conditions to become the world's top powerhouse, why not vigorously develop? The profit that this can bring is definitely not low. In this regard, I have a great say."

Feng Yu is also the world's top IT electronics giant. He thinks it is feasible, then it is really feasible. That's what Head Xia thinks.

"Whether it is construction, car, or manufacturing industries, they are inseparable from the iron and steel industry, and our country is also a region with abundant reserves in this area, so the iron and steel industry and the non-ferrous metal industry can become our pillar industries. They can all drive an industrial chain and boost the economy."

"Again, if we want to form scale, reduce costs, and improve technology, all three are done, and sales and revenue will not be a problem."

"Then the textile industry. How can we not develop well in the region with high demand for textiles in Eastern Europe? We can even sell our products to Europe and the United States. This is not impossible. The same is true for light industry, our neighbor in the north. Very weak, we have good light industrial products and never worry about selling them."

With these neighbors in Eastern Europe, China's market has been greatly expanded. And now the relationship between China and Eastern Europe is pretty good, at least because they are united when there is a powerful opponent like the United States."Food, this can be used as a pillar industry. Our country is a large agricultural country and has the largest number of farmers in the world. Of course, many of them are not farmers anymore. They only have rural hukou, not farming."

"We are not doing enough in the development of agricultural and sideline products. In addition to Great Northern Granary, I think the country has also established an agricultural and sideline product group Corporation? With these two companies as the backbone, we will expand outward. Products are sold to any country in the world."

"Don't underestimate agricultural and sideline products. Our Great Northern Granary's organic vegetables are sold at sky-high prices in Japan, South Korea, etc.! The profit here is not inferior to high-tech products. And we must once again advocate mechanization. Large-scale planting and breeding make it more competitive."

"Our country is now vigorously developing the oceans and investing more and more in ships. On the one hand, it is to strengthen our military strength, on the other hand, it is also to enhance our marine economic strength."

"Since we are vigorously developing ships, why can't we make ships our pillar industry? Look at the European and American ship Corporations. How much money can we make from selling ships every year? Not just cruise ships and fishing boats, but just those yachts, which can be created every year A profit of tens of billions of dollars! "The luxury yacht brands in the world are concentrated in Europe and America, and Asia is not ranked at all. However, sales in Asia are not bad at all. In Hong Kong alone, almost every rich man has a yacht in his home, and some even have more than one.

In Feng Yu's view, this technique is not difficult. If you can build a motorcycle, you can build a four-wheeled car. If you can build a fishing boat, why can’t you build a yacht?

It's really not good, can't you still buy technology? The market in China alone is not small, let alone the entire Southeast Asia. If this is developed, there will definitely be a lot of profits.

"Now that we have more and more cars, ships, etc., then our petrochemical industry should be regarded as a pillar industry. Whether it is considered in terms of energy or chemical products, this is worthy of our vigorous development."

"I even think that if possible, you can go overseas to buy oil fields, etc., and sell them in two years, and you can make a lot of money."

Head Xia started to hear Feng Yu say that it was pretty good, but this is a matter of buying oil fields and selling them in two years?

"Chief Feng, in two or three years, oil fields have just been developed, and it is just when they are beginning to make money. Why should they be sold?"
"After two years, the international community will definitely require oil production to be reduced, so the price of oil will definitely rise. We sell when the price is high, the most cost-effective/worthwhile."

"Oil prices are falsely high, so production will inevitably begin to increase, and oil prices will be suppressed. It is not just that our country's demand for oil is increasing, the United States is also the same, oil prices are too high, and they can't stand it! "

"Of course, it's okay to store it. If you sell some orders when the price is high in two years, you can also make a lot of profits."

"As for the shipbuilding industry just mentioned, then our country's aircraft carrier development is not bad? We have invested so much in military research and development, shouldn't we make some money?"

Head Xia looked at Feng Yu in surprise. What does this mean? Feng Yu wants to resell the army~fire? !

Chapter 1509: Let Me Be A Consultant (8/10)

"Head Xia, why are you this expression looking at me? Don't worry, I have no interest in this, I am very timid." Feng Yu quickly cleared the relationship.

"I mean, our country can sell it. Just say that our country has been selling these things right now? Like some military shovels, bullets, body armor, backpacks, tents, combat uniforms, etc., don't we Isn’t it always selling?"

"But how much money can I transfer to sell this product? We want to sell it, but also sell the more powerful product."

"For example, the people often say that airplanes and cannons are what makes money."

What kind of money can you make if you always sell those little things? Take electronic products as an example. The money you make from selling 10,000 USB flash drives may not be as good as the money you make from selling a server.

Moreover, you must sell large items to start the advertisement and let people know that the products of China's military factories are high in quality and cheap, and they are worth purchasing.

Military and industrial products in many European and American countries are indeed good, but they are expensive. In addition, many advanced products are not sold to the outside world. They are selling products that are about to be eliminated to ensure that they have the strongest military strength.

"Selling aircraft and artillery? This is not easy. We also want to sell, but on the one hand, Europe and the United States have blocked us, on the other hand, our products are weak in competitiveness."Head Xia hesitated and explained the reason. In fact, why doesn't China want to learn from those developed countries in Europe and the United States, relying on the profit of selling military and industrial products to develop newer military and industrial products?

With so much investment in military and industrial products every year, if it is invested in improving people's livelihood, China's economy will definitely improve faster. Then it is required that military-industrial products should not only cost money, but also make money. It is best to make more than spend.

"Why is the competitiveness weak? Think about our advantages. For example, how do we sell our satellites?" Feng Yu prompted.

satellite?

Head Xia suddenly realized: "You mean we not only sell planes, but also help train pilots?"

"Correct! Although the machine is good, the person who controls the machine is more important. There are rare provisions in Europe and the United States for them to train drivers, but we can have it. Not only pilots, but tank pilots, submarine pilots, and warship pilots. , Or other professionals."

"We are weak in product competitiveness, so we provide better service. Like many large restaurants, the food is not necessarily delicious, but the dishes are more beautifully presented, and the price becomes higher with the high-quality service. It's expensive," Feng Yu said as an example.Head Xia was a little excited: "This is a good way. At least in Central Asia, we still have a lot of advantages. Maybe we can get orders from Africa."

Europe and the United States cannot get in, but Asia, especially Central Asia, has not been very stable. China's military and industrial products have always been mainly sold to these places. These war countries are not all bad money, and many have abundant resources.

"Moreover, the products we sell must be tailored to each other. For example, some large warships are definitely not sold by the sea, but can't we sell submarines? For example, Thailand, they don't want it?"

"Inland countries, our armored vehicles, tanks, planes, even better drones, amphibious vehicles, armed helicopters, anti-aircraft machine guns... How should we sell them? There should be more professional talents in China than mine. Don’t display one's slight skill before an expert anymore."

"But we also need to pay attention to the contract. We must be able to get the money back for what we sell."

Feng Yu's words are not just casual talk. At the beginning, Sa Damu bought China's radar, which is extremely cost-effective. The contract is 200 million.

But when I was in the Gulf, the computer purchased by Iraq from France was implanted with a computer virus by the Americans, which caused the radar to be paralyzed and could not be turned on normally. Then it was bombed.Then Sa Damu directly dropped the balance of 100 million yuan, saying that China's products have quality problems!

It is precisely because of this that China decided to vigorously develop the computer industry. In the future, China's departments must not purchase foreign computer products, and must pay attention to computer security. A virus destroyed the satellite and ruined a lot of money!

Two billion is a profit, but if only one billion is recovered, it is a loss.

In the international arena, there are many countries that have a good relationship with China and need to purchase military and industrial products, but China's products have not been particularly favored because of the technological gap between Europe and the United States.

But in recent years, the gap has gradually and rapidly shortened. The Wuchang countries are actually large exporters of arms and fire, and China has the lowest quota among them.

Head Xia thought that sometimes it was not because other countries did not place orders, but because of the interference of European and American countries, it was impossible to sell.

"Chief Feng, what should you do if your company encounters some customers who want to buy prohibited products?"

Feng Yu sat up straight: "Head Xia, my Company never sells prohibited products, because I don't need to do these risky things."

Head Xia waved his hand: "I'm just making an analogy, do you have a way?"Feng Yu squeezed his chin and rolled his eyes: "Head Xia, I remember such a thing. In the early years, our country banned the sale of recording products, so imported tape recorders can only be used here. It became a player, but what we needed most in the market at that time was the function of playing."

"If it's me, then remove the other functions of some products, and then they will meet the requirements and can be sold normally. Even many products have commonality in many aspects."

"I watch foreign movies. There is such a bridge, some prop guns, which use real guns ~ weapon parts, and then disassemble the parts to form a real gun! "

Head Xia's eyes are getting brighter, why didn't he think of this way? When we bought an aircraft carrier, we bought an empty shell, but didn’t we get the last information through other methods/tricks?

When we go out for takeout, the same can be done.

Feng Yu thought for a while, and then reminded: "Yes, you can also change the name of the product. According to folk rumors, the launch vehicle has a lot in common with the intercontinental missile. I don't know if these are true or not. I This is just for your reference."Feng Yu is not particularly good at this aspect, and can only use commercial method/trick to remind them. As for how to do it, I believe that think tanks such as counselors should be able to come up with good solutions.

Head Xia looked at Feng Yu with piercing eyes. Feng Yu suddenly felt that this expression seemed familiar.

"Chief Feng, will you come to me as a consultant?" Head Xia blurted out.

Chapter 1510: Alleged Home (9/10)

Feng Yu finally declined Head Xia's kindness, but said that if Head Xia has something to do, he can always find him.

Of course, Feng Yu also knows very well that Head Xia is not as cheeky as Zhang Ruiqiang, and always calls him.

But after this time, Feng Yu can clearly feel that Head Xia's attitude towards him has become closer, which is a good thing.

Although Feng Yu is reluctant to deal with the government, it is absolutely nonsense to say that doing business has nothing to do with the government. Looking at any of the richest people in the world, who can have no government status?

Just say Feng Yu, if he is not the richest man in the world, can he sit here and talk and laugh with Head Xia?

If Feng Yu becomes an official business, he is confident that within ten years, he will quietly monopolize many industries in China. But if I think about it, I feel tired, so forget it.

Although he is not a lazy person, he is not so hardworking either.

Chapter 1511: Switch To Local Design (10/10)

Kirilenko also opened his mouth. He didn't expect that this set of intelligent control system would cost 30 million US dollars!

How big a manor can be bought for thirty million dollars!

"Old Jiang, I asked about the cost price." Feng Yu reminded.

Designing and manufacturing this, you have exercised your skills, and you should not increase such high profits. Especially this Feng Yu intends to pay for it himself and give it to Kirilenko, there is no need to falsely report the high price.

Just like helping Kirilenko to design and manufacture the extension car, it was the cost price. There was no design cost, mainly the cost of artificial materials and mechanical equipment.

But that car is not so expensive!

Kirilenko leaned back on the sofa, just say, how could it be so expensive, the original price was not the cost.

Jiang Wanmeng cautious and solemn said: "Chief Feng, I'm talking about cost price."

"I mean, it doesn't count R&D and other expenses, it's pure cost price." Feng Yu emphasized again.

"But the research and development cost of this system is always included? And all the electrical appliances in it have been modified, and these controllers, the cost itself is so high."
"Chief Feng, what do you think, Bill Gates's manor in the early years, how much did the intelligent control system cost? Our guarantee is better than his, and naturally it will be more expensive." Jiang Wanmeng explained.

Gee~~

Feng Yu sucked tooth flower seeds, but you are too expensive.

Of course, Feng Yu himself is absolutely willing to spend money, but not only Kirilenko, Fu Guangzheng, Li Zekai and others have expressed their desire to buy a set.

Then Kameido Masao, Zong Qingxian and others were also interested when they heard it. Feng Yu waved a big hand at that time, indicating that he gave a set to each of them. Sister and brother-in-law always give a set, right?

Forget it, at least nine sets should be made. And every system has to be changed, so the cost of the system will increase, and it will cost at least several hundred million dollars to complete it.

In fact, the money is not much for Feng Yu, just like someone who has hundreds or thousands in his pocket and invites friends to drink soft drinks, he will not bear it.

It's just that Feng Yu didn't expect that this product is so expensive, then the little rich must not be able to buy it. This can only be aimed at the rich people who rank in the top.

At first he just wanted to design a set for himself. Later, Jiang Wanmeng said, it is better to develop a set of finished products and then sell them. Each set differs to some extent, so that it can be distinguished and it can also increase safety. .And you can also make profits through sales.

At that time, Feng Yu said that to target the rich, ordinary people would buy this, and I was not too lazy to this point.

In fact, the so-called smart home system has long been developed in Europe and America, but it is relatively simple.

For example, a remote control can control a variety of household appliances, which is regarded as a kind of smart home.

Bill Gates' smart home is the envy of many people. When Feng Yu wanted to do it, he wanted to surpass Bill Gates, letting the world know that the best smart home system is made by Chinese people, and the American one is nothing at all.

Feng Yu thought that this item would be expensive, but he didn't expect it to be so expensive.

"Which one is the most expensive?" Feng Yu asked in detail.

Jiang Wanmeng pointed to the core controller in front of the living room sofa: "This is the most expensive, and its cost alone is tens of millions of dollars! "

Kirilenko looked inconceivable: "This little guy is worth tens of millions of dollars?"Seeing that Kirilenko's face seemed to be suspicious, Jiang Wanmeng flushed and said anxiously: "This is not inferior to the function of a server. The important thing is that it is so small and of course expensive. If it is only required for functions If the size is not required, then it is a little bigger than this sofa, and the cost can be more than half cheaper! "

This is really not Jiang Wanmeng lying. For example, the price of a 32G USB flash drive must be several times the price of a 32G mechanical hard drive.

Small size is Feng Yu's request.

Feng Yu shook his head, there is no way, who can't let the current technology be so advanced. If you get such a big guy out, it's not impossible. It just needs to make a room specifically for the central control room.

"Okay, if it can be made smaller, then make it smaller. The functions you can think of are added to me, not afraid of complexity, not afraid of spending money." Feng Yu said cruelly.

When donating money, Feng Yu never feels distressed. He always feels that he needs to live again and do more good deeds. In fact, he is not a superstitious person, and he has no beliefs.

But in this life, he prefers the feeling of donating. Even if people don't know what he looks like and can't thank him in person, Feng Yu is very happy.Of course, this product Feng Yu is to be used by himself, of course he wants to use the best. Especially this system must protect the safety of his home, that is, protect his family.

It doesn't matter if you spend more money. Feng Yu can afford to spend the money anyway.

Hearing Feng Yu's words, Jiang Wanmeng suddenly became very excited: "Great, it just so happens that we still have some new ideas and don't have the money to do research. For example, solar energy, remote control enhancement, and water spray irrigation Ah wait, these all require funds."

"Well, study it, need money, call anytime."

Feng Yu turned to Kirilenko and said, "Brother Ki, do you want this system now, or wait for the other systems to come out before installing?"

Kirilenko is a manor, and there may be even more need for water spray irrigation and solar energy.

Before Kirilenko spoke, Jiang Wanmeng said: "It doesn't matter, you can install these first. When those are added, the system will be updated."

"Well, Brother Ki, let the old ginger send you the installation first. The system itself is developed by Lenovo Kingsoft. Your branch offices are also involved. They should have a Russian version of the control system. "

"Thirty million, right? I will transfer it to the Corporation's account tomorrow." Feng Yu said to Jiang Wanmeng.Private accounts and Corporation accounts are separate. Feng Yu will not mess with the rules, otherwise other senior executives of Corporation will do the same. How will Corporation manage them in the future?

Jiang Wanmeng looked embarrassed: "Chief Feng, I may not have made it clear just now. The 30 million dollars I mentioned refers to all of the model house. If it is installed in Mr. Kirilenko’s manor, then Many facilities need to be renovated, and the funds may be more than that."

Although the model room is already the size of an ordinary three-story villa, compared with Kirilenko's manor, it is still a minor magician in the presence of a great one.

Feng Yu stalked his neck and said, "I'm talking about a deposit, can I pay for the rest without installation and debugging?"

"Yes, yes, then I'll make arrangements." Jiang Wanmeng replied with a smile.

Feng Yu waved his hand to let Jiang Wanmeng leave, and Kirilenko pulled Feng Yu in excitement, saying that when he was so happy, he must have a few drinks.

Feng Yu was shocked, Brother Ki, I just gave you such a heavy gift, why are you hurting me?

Can you not drink high alcohol?

Chapter 1512: Brother-in-law's Pride (1/10)

"Brother-in-law, why should I call me back?" Feng Yu got into Li Shiqiang's car and asked curiously.

Yesterday Li Shiqiang called him suddenly and told him to go back to Bing City. He wanted to talk to Feng Yu about something. But listening to the tone is not a bad thing.

"Xiao Yu, there is something I want to discuss with you. I thought about going directly to the capital to find you, but there is something here, so I didn't go away."

"Look at my Wind & Rain Logistics. Except for a few old employees, the management has almost changed. At the beginning, you let me repurchase all the franchise stores in accordance with the contract. Now they are all completed... "

In order to expand rapidly, Feng Yu suggested that Wind & Rain Logistics adopt franchise stores to expand, which made Wind & Rain Logistics expand very rapidly. In a short period of time, it became a logistics company second only to the postal service.

However, there is an obvious hidden danger in doing so, that is, many customer sources are controlled by the franchise stores. Once they collectively turn back, or they unite, they can set up a separate kitchen with customers.

For example, many customers mainly do short-distance transportation to several cities in the province. Once the agencies in these cities are combined to open a new logistics company, then a large part of these customers will definitely be taken away by them.When Feng Yu started to talk to Li Shiqiang about this, Li Shiqiang was still a little unbelievable. Later, he secretly investigated it and found out that it was so.

Many courier employees only know the Manager in the store, but don't even know that there is Li Shiqiang, the real big boss of the Corporation. This behavior makes Li Shiqiang very uncomfortable.

Sometimes, those express franchise stores quarreled with the employees of the Corporation, and even started fights, with very arrogant attitudes. What are they relying on, not relying on the source of customers?

And some people actually bought the trucks themselves, managed the freight, and put the orders originally belonging to Wind & Rain Logistics to their own accounts.

Li Shiqiang is even more dissatisfied with this kind of openly using Wind & Rain Logistics to smuggle orders to make money. At this time, Li Shiqiang also saw that the problems in these stores were too serious. If they were not resolved, they would be dangerous.

The Shunfeng Logistics Corporation just to the south has also started to take over rights. Wang Wei over there just said that if he wants to stay and do it, all the property rights will be repurchased, otherwise he will leave. This brand is mine!

Li Shiqiang is not that strong, because at the beginning, many franchise stores were brought down by him personally, and many were even his comrades-in-arms and friends.

Therefore, Li Shiqiang did not adopt the cut all at one stroke method, which made Wind & Rain Logistics' collection of rights much slower than Shunfeng Logistics.Within three years, all the power of Shunfeng Logistics was recovered and concentrated in the hands of Wang Wei alone. But what is very puzzling is that Wang Wei also specially registered another Corporation, which holds 10% of the shares of Shunfeng Logistics, and Wang Wei has never touched the money in it.

It is said that Wang Wei intends to distribute dividends to the person who helped him in the first place, but that person does not want it. But if others don't want it, he has to give it.

Because Wang Wei had driven his father and sister away from the Corporation, everything went smoothly.

But on Li Shiqiang's side, he couldn't drive away the relatives, friends, comrades-in-arms who came to him. He wanted to give these people more money, but he couldn't let other stores know.

Otherwise everyone asks treat everyone equally favorably, what should he do?

I can only talk to those people in private, hoping that they will sell it to Wind & Rain Logistics at the market price, and then Li Shiqiang will personally use the money to subsidize them, and he can also leave the store to them.

Originally Li Shiqiang thought it would be easy, but he was strongly resisted. Those people thought that Li Shiqiang is kill the donkey when the grinding is done!

It took Li Shiqiang some more time to take those shops back. Of course, many of them also left and set up new businesses. However, without the strong channels of Wind & Rain Logistics, although they dug away some customers, they were eventually dug back.To the north of the Yellow River, Wind & Rain Logistics is the strongest, and to the south of the Yangtze River, Shunfeng Logistics is the largest. In the Central Plains, other logistics companies such as Shentong and Homestead Delivery are also competing.

However, relying on advertising, the popularity of Wind & Rain Logistics has stabilized the other logistics companies, even not worse than that of the post.

After the power was recovered, Li Shiqiang wanted to continue to expand. Why can't Wind & Rain Logistics develop to the south of the Yangtze River?

In this way, with national logistics channels, Wind & Rain Logistics' business will become more.

They signed a long-term cooperation contract with the railway department. Long-distance transportation is done by railway. Compared with their truck transportation, it is safe, fast and cheaper.

The current truck transportation is generally not too far away. If the truck from Bing City to Shanghai is also a truck, it will take two days to leave it alone, and it will easily cause the driver to drive fatigue and cause danger.

Besides, running long-distance freight is inherently more dangerous, not just traffic accidents, but also man-made.

The folk customs in some places are not very simple, it should be said that they are very sturdy. Once the goods of Wind & Rain Logistics were blocked by villagers on the highway in some places, a lot of them were taken away, which caused Wind & Rain Logistics to lose money.Now Li Shiqiang feels that rail transportation is too slow, and there is no high-speed rail at this time. So he saw that both the postal service and the tailwind have air transportation.

"Xiao Yu, do you think we can also take air transportation?"

Feng Yu thought it was something, that's it.

"It's okay. Air transportation is very good. If it is air transportation, then Wind & Rain Logistics will be able to slogan the next day delivery nationwide."

Now Wind & Rain Logistics also has the slogan of arriving on the next day, but not all places, it depends on the road and whether it is a big city.

With air transportation, you can go to the nearest logistics point in another city on the same day, and then use trucks to deliver the goods to the destination city on the same day. The next day, you can dispatch the package or notify the other party to pick it up.

Li Shiqiang can think of this. Feng Yu is actually very happy. If he doesn't mention it, Feng Yu would like to talk to him. Many domestic passenger planes cannot be fully staffed at all. Many large planes are half-carrying and half-carrying. Some planes are even specialized cargo planes.Li Shiqiang looked at Feng Yu excitedly: "Do you think it works too? Let me just say it, it's definitely feasible! Xiao Yu, don't you have anything to do with the aviation department? Help my brother-in-law ask, if I set up a cargo airline company, what do I need? The procedure? Can it be quicker? Also, can you help my brother-in-law contact me and buy some cargo planes?"

Huh? Feng Yu opened his mouth wide. Isn't it necessary to sign a cargo agreement with the domestic airline Corporation, but to open its own cargo airline Corporation?

Brother-in-law is playing a lot this time!

Chapter 1513: Behind The Master (2/10)

"Brother-in-law, tell me in detail, how did you have the idea of forming your own cargo airline company?" Feng Yu asked seriously after arriving home.

In fact, Feng Yu himself has always wanted to be an aviation corporation. The simplest thing is that his own private jet can no longer be hung under Air China. Traveling will be much more convenient.

The second is that every time the executives of Taihua Holding Group travel, especially when doing business negotiations, they are chartered by a team. With the money, it is better to operate the business aviation cost-effective/worthwhile as the Wind & Rain Holding Company group. The United States bought a small aviation Corporation, mainly because it is convenient to travel within the Corporation.

The main modes of transportation in the U.S. are planes and cars. As for trains, you can understand the U.S. trains as our domestic green trains, that is, local trains.

Until Feng Yu was reborn, there was no high-speed rail in the United States. Their good roads and numerous aviation corporations leave no room for high-speed rail to survive.

For example, if China has a population of 1.2 billion, the trains will not be so crowded. If there are so many mature aviation corporations in China, there is no need to speed up trains.

In fact, investing in the construction of railways is much more expensive than investing in the construction of the Aviation Corporation. However, it is undeniable that the railway capacity far exceeds the Aviation Corporation. With so many people in China, the Aviation Corporation is really too busy.Li Shiqiang flicked the soot, and said, "Isn’t this because I read the news and said, our country’s first private aviation Corporation has been put into operation? They spent 300 million RMB, and the aviation Corporation can operate. After all, I have almost enough money here."

"Since Shunfeng Logistics has air transportation, it has better business in the south than the postal service. We are in the north, and we can only compete with the postal service. If there is air transportation, then we can unify the north, and then combine the Central Plains and the South. The market also grabs it! "

Once Li Shiqiang couldn't make 300 yuan a month, now he doesn't care about 300 million yuan.

When he split up with Feng Yu, he asked for this logistics company, and now it is also a very famous boss. Although he knows that he may not be able to surpass this Brother-In-law in his life, it is his wish to be the first in the industry.

Can't compete with Feng Yu, can't compete with others? If he loses to the postal service, he is fine, but he loses to another private logistics company. How can he be willing? Obviously their Wind & Rain Logistics opened earlier.

Isn't it air transport? You can play, I can play, and I play better than you!

"Brother-in-law, let me remind you. It's not that you have money, and you can afford a plane to manage air transport. First of all, you must have good experienced pilots."For an aviation corporation, it is important to have financial strength, but Feng Yu thinks that the most important thing is the pilots who are directly responsible for aviation safety, just like bus drivers, who require many years of driving experience.

The pilots of the Aviation Corporation are not so well-trained. If you can't do it well, you need to hire people from Air China.

Of course, the co-pilot can be trained by himself.

For cargo planes, two or three people on one plane are enough. But the captain must have experience, this money can never be saved.

"I know, don't we have a few trainers at Bingfei Factory? The large aircraft business here has disappeared, mainly small planes and helicopters. Some trainers are idle now, and they have not yet retired. Age. Many of them have experience in large and medium-sized aircraft. It’s absolutely no problem to come over to be the captain."

Feng Yu was a little surprised. It seems that the brother-in-law is not a whim, but a long time of consideration.

"You didn't just contact Bingfei Factory?" Feng Yu asked with a smile.

"Of course, I have contacted people in several aviation companies, and we can also go to universities to recruit them and let them come to us as co-pilots. After ten years, they will be a group of very good captains! "Li Shiqiang was very excited. He considered these for a long time and found it feasible. Moreover, they are freight, so they are not worried about no passengers. Their order with the railway department will expire next year, and there will be less at that time. I am not afraid that there will be no freight.

Feng Yu asked in detail: "Brother-in-law, how many experienced drivers can you hire at most?"

"Ah? We can have seven or eight now? The initial plan is that we will buy six to eight cargo planes. If the southern channel is expanded, the number of planes can be doubled." Li Shiqiang looked at Feng Yu with some confusion. , Does this require a lot of people? Didn’t the co-pilot say that new or less experienced people can be used?

"No, brother-in-law, I mean, how many people can you dig at most? I mean the most. I'm sure."

"At most, I contacted several aviation corporations, as well as the trainers at Bingfei Factory, etc. I can dig up to fifteen or six. What's wrong, do you need two experienced people on every plane? Pilot? Didn't Lao Hou tell me that before?"

"Old Hou? Which old Hou?" Feng Yu keenly discovered that Li Shiqiang really had an expert trick behind him.

"Ah, it's the former Director of Bingfei Factory, don't you know him? He retired in March this year."Hou Haitao? Is he behind the scenes? No wonder my brother-in-law can contact so many pilots, I'm afraid they are all related to Lao Hou.

Lao Hou is retired, and Feng Yu really doesn't know. It seems that the last time I called was during the Chinese New Year.

"He, if he came to help you, then I think it would be easier. By the way, is Lao Hou in Bing City?" Feng Yu thought about it, and it's been a long time since I met Lao Hou and talked.

"Yes, I called him to come out and have a meal together?"

"Okay, just have a good talk with him." Feng Yu has some ideas, and he has to consult this professional.

"Danying, Xiao Yu and I won't be at home for dinner at night, and we have an appointment with Laohou to discuss matters." Li Shiqiang called his wife to tell his wife.

"As soon as Xiao Yu came back, you took him out for a drink. You both drink less." Feng Danying warned.

"Sister, don't worry, I must be looking at brother-in-law." Feng Yu shouted into the phone.

My brother doesn't like drinking too much, Feng Danying knows this very well. She talked a few more words with Li Shiqiang before the phone was hung up.

"Your sister, I go to the hospital to work every day. Fortunately, with my persuasion, I no longer do everything myself." When Li Shiqiang said this, his expression was full of love.Even if the hospital is very busy, the wife will go home every day to cook, wash, clean up the house, and take care of the family in every possible way. It seems that she is a person who can’t be idle.

But he always feels that his wife is too tired. Ask a babysitter. The wife will not do it, saying that there are outsiders in the family who are not used to it. This kind of life is actually quite good.

"Brother-in-law, what do you think?" Feng Yu shook his hand in front of Li Shiqiang's eyes.

"Nothing, wait until I call Lao Hou to make an appointment."

Chapter 1514: Private Aviation (3/10)

"Good old man, I retired and returned to Bing City, and I don't know how to call me. How about it, are you not used to retirement?" Feng Yu complained when he saw Hou Haitao.

"Hahaha, anyway, I have already retired from the second line two years ago, and I am not used to retiring now. I dare not disturb you, a busy person. I just came back to have a look. I happened to meet Chief Li and just chat A few sentences are more speculative." Hou Haitao said with a big smile.

They are all old friends. As the richest man in the world, Feng Yu has no pretensions. Say hello to him first, so that his sense of strangeness disappears instantly.

"Hey, are you just chatting a few words? Just chatting a few words, my brother-in-law is going to buy a plane? Also to form an aviation Corporation? I think you have this idea in your heart, right?" Feng Yu said deliberately.

If you want to talk casually, I convinced Li Shiqiang, and Feng Yu didn't quite believe it. After all, Li Shiqiang and Hou Haitao are not that familiar.

And Hou Haitao can think of some details, how can it be a temporary intention, it must be considered for a long time, but it lacks a partner.

"Hahaha, I actually had this idea last year, but I couldn't get out of it at that time, and I thought things might not be that simple."
"But isn't it retired now? What you said is really right. I can't take it easy. Although the country has given me very good retirement benefits, I don't have to worry about food and drink, my children's career is fair, and I don't need to worry too much. But I don’t have much to do. Do you let me play mahjong, chess, or Tai Chi like other old official/managers every day?"

"You can also dance the square dance." Feng Yu said casually.

"Ah? What dance?" Hou Haitao was taken aback, square dance, what kind of dance is this?

"Um, I mean the kind of ballroom dance where old men and old ladies dance together in the park." Feng Yu quickly found an excuse. Now there is no square dance that has been popular in China like previous generation/life.

Hearing these words, Hou Haitao rolled his eyes and said, "I was ridiculed again. You said that if I had been skilled in technology before, I could still use some residual heat at this time. But I have already transferred to the administrative post. , Almost deserted."

"Nothing to do, this is not remembering this thing again. I thought about it that day and took a look at the old colleagues and old friends in the old unit. It happened that many of them were idle, so I just thought that everyone could find something to do together. ."
"But we found out that we had to invest a lot of money to get this Cargo Airlines Corporation. Those of us can't make up money for an airplane. Didn't this happen to meet Chief Li? I just talked to Chief Li about our ideas. ."

After Hou Haitao explained, Li Shiqiang also said: "Xiao Yu, I think Lao Hou's idea is still very feasible. He has connections, experience, I have funds, and supply channels, so I should not lose money in doing this."

Feng Yu looked at Li Shiqiang helplessly, brother-in-law, did you talk about business like that. I know you want to do this, and I think it's good, but you can't act like an impatient.

You look like this, when you talk about giving them treatment, you shouldn't give too much.

"Brother-in-law, this Aviation Corporation is going to be established. The procedures and things will be run with Lao Hou's contacts. If I help, maybe it will be done in half a year. In terms of orders, I am not worried. The public praise of Wind & Rain Logistics has been very good. , And now the internet/network mall is starting to work hard, and there are more and more packages. You will not be short of business."

"But this time you have a lot of investment. You have to buy at least six or seven planes. There are other investments. And if you want to expand the freight market in the south, there will also be a lot of trucks there, and you will have to hire drivers and dispatchers. It is necessary to establish business outlets and invest a lot of money."
"Now Wind & Rain Logistics, how much liquidity does it have? Are your managers enough? It is not so easy to open up new markets and there is a strong competitor there."

"Of course I have thought about this. To open up new markets, there must be people who are familiar with the market. I plan to directly merge two logistics companies over there with a good scale, and then give them a certain amount of shares and let them manage that The border market. After the Wind & Rain Logistics brand has a firm foothold, they will be removed."

"As for the funds, Wind & Rain Logistics has close to 500 million RMB on the account. I can also put out some money, about 600 million, to acquire the two logistics companies, and the rest is used to open new Corporation, I’ve calculated it, it’s enough. If it’s still not enough, then you can go for a loan, or you can get the senior management to contribute capital to compensate with the Corporation’s equity."

Direct acquisition? This is a good way. Moreover, in order to avoid controlling the market there, it is also a good way to remove them after a while.

And also give them shares of Wind & Rain Logistics, so that they have a sense of belonging to the Corporation, and can also sign a loyalty agreement. For example, within a few years, they cannot work in a similar company or open a similar company after leaving.

Moreover, the scale of funds is relatively sufficient, even taking into account the method when funds are insufficient.In fact, Feng Yu can help solve the funding problem. Just watching Li Shiqiang's meaning, didn't plan to talk to him.

"Brother-in-law, in fact, if you buy a plane, you don’t need to buy a new kind of plane. You can buy a second-hand passenger plane, which can be converted into a cargo plane. This is also a common method used by foreign cargo airlines. It can also reduce investment risks."

"If the Corporation is profitable, it can purchase new aircraft and expand its scale in the future. It is even possible to sign cargo agreements with some aviation corporations now so that the cost can be accurately estimated."

"As for second-hand airplanes, if they are not available in China, I can contact you from Eastern Europe, or from the United States. If they are second-hand, the price can be much cheaper."

In this case, the price of a freighter may be only 20 to 30 million RMB. For six to seven planes, two to 100 million RMB is enough. Counting some other expenses, this Cargo Airlines Corporation does not need to invest so much money, and Li Shiqiang does not need to give up too many shares.

Influenced by Feng Yu, Li Shiqiang agrees that the shares will be transferred to other senior executives of the Corporation, but he also bears in mind what Feng Yu said to him that at least 67% of the shares should be retained, which is absolutely controlling. interest.In this way, no matter what the Corporation is, the final decision is in your hands, and you will always have the final say!

"Chief Feng, if you can help buy cheaper planes, that would be great. The Corporation will definitely develop faster and better." Hou Haitao said excitedly.

Feng Yu gave Hou Haitao a white look. It seems that the brother-in-law has promised him something.

"Lao Hou, let's not talk about this first, let me ask you, private cargo airlines, you know how to get the procedures, so what procedures should be required for the private aviation Corporation that can transport passengers?"

Hou Haitao was a little confused: "Huh? Chief Feng, you also want to fly an airline company?! "

Chapter 1515: For Personal Use (4/10)

Hou Haitao originally thought that Feng Yu was here to help Li Shiqiang's counseling. Originally, Feng Yu's thinking was more active. In addition, there are so many capable people under Feng Yu. Perhaps you can see some deficiencies that they have not seen. .

But he did not expect that Feng Yu himself wanted to open an airline company, not cargo, but passengers.

"Chief Feng, China just opened a privately held aviation company, do you know? This company is not entirely private, but also has shares in Air China. If you want to be wholly-owned, I am afraid it will be a little difficult."

"That Corporation is just a private holding company? Isn't it a sole proprietorship?" Feng Yu was a little dissatisfied. If he holds a holding company, he has to absolutely control interest.

Of course, it would be better to be a sole proprietor. He, the Aviation Corporation, has no plans to make a profit, mainly because of his own convenience.

"If you are a sole proprietor, Chief Feng, you should come out in person and it should be fine. But what are you doing with this aviation corporation? Although the aviation industry is getting better and better now, the aviation corporation is not very profitable. Does Chief Feng think In the next few years, will Aviation Corporation make a lot of money?"

Hou Haitao eyes shine. If Aviation Corporation can make a lot of money in the next few years, he should have made more money for Feng Yu in the past."I don't think so? Although I think the Aviation Corporation will develop better and better, but you think, flying in the air will make many people feel insecure. There are always big air crash movies abroad, which give people a kind of Feeling desperate and unable to escape, many Chinese don’t dare to fly."

"I want to get this Aviation Corporation, mainly to satisfy the travel of our internal staff. No way, the Corporation is bigger, and there are more business trips, especially sometimes when there are more people traveling and charter flights are needed. The money for charter flights is a lot, it is better to get it yourself. An Aviation Corporation."

Hou Haitao looked entangled: "So, you want to get this Aviation Corporation, mainly for... personal use?"

Does anyone get an Aviation Corporation for their own use?

Have it? There is something like this? !

He didn't know if he had it before, but he will have it soon.

"Chief Feng, I remember you had your own private plane here?" Hou Haitao did the procedures for this plane.

"Also, the plane is now under Shen Airlines from Bingfei Factory. If I have an Aviation Corporation, I will put it directly under my Corporation. How convenient."

Hou Haitao said in his heart that perhaps Feng Yu wants to acquire Aviation Corporation. There are also reasons for this."Also, my helicopter is hanging under the Aviation Corporation, isn't it more convenient?"

"Anyway, you can help me ask. If it is not troublesome, I will get an Aviation Corporation, buy a few small planes, or maybe a big plane, and the Corporation will use it. If it's troublesome, you tell me how much trouble it is, and I'll see. It's not easy to solve."

Feng Yu believes that he will come forward and the procedures will definitely be done, but that will owe favors. If Lao Hou can help, let Lao Hou do it, and he can make a little more money.

"Chief Feng, you Aviation Corporation, really don't plan to do business externally? Only for internal use by the Corporation?" Hou Haitao asked in detail.

"What do you do for external business? It's my company's own use." With so many employees in the Corporation, there are a lot of executives, so you can use it by yourself, and care about outsiders.

Even this can also be used as a company's employee benefits. For example, if you want to go to the capital from Shanghai, if you want to take a vacation, visit relatives or travel, you can apply and follow the flight.

Which company has such employee benefits?

"Chief Feng, have you considered? Even a small plane, a short flight, costs 70, 80,000 yuan for two hours."Feng Yu leaned on the sofa: "Yes, if I charter a flight, it costs me 100,000 yuan an hour, and the cost per hour is less than 40,000 yuan! Do you know how many flights my Corporation charter a year?"

"Moreover, our own Aviation Corporation can be much more comfortable. Many of our corporate executives are old smokers. They do not allow smoking on chartered flights. They don't want to do it. Not only can we smoke, we can also drink, play cards, and chat. , How great."

"Also, many of Air China's flight attendants have a bad service attitude. The handsome guys looking at me Corporation take the initiative to ask for a call. How can this work?"

Hou Haitao's expression was a little awkward: "That's also individual. No industry can guarantee that all personnel are of high quality."

"Okay, you don’t work there anymore, don’t explain it to them. And with our own plane, it’s safer to transport some commercial secret documents back and forth, and it can also be used to pick up important customers. it is good?"

"As for the other expenses you mentioned, I also know that I have my own private jet. I understand that the salaries of the pilots and flight attendants are very high. But what can I use my own people for?"

Hou Haitao really doesn't know how to answer this sentence. Feng Yu has money, and he can't spend enough money. What do you do with that heart?The three discussed about Cargo Airlines Corporation again. Feng Yu saw that Li Shiqiang and Hou Haitao had both considered them, but he didn't say much. Even if something goes wrong, Feng Yu can help anytime.

Even Feng Yu has a killer trick, that is, Wang Wei of Shunfeng Logistics has always owed him a favor.

Feng Yu suggested that Li Shiqiang contact Wang Wei to start some cooperation. Even if it is to compete, it should be healthy competition and stop giving other companies a chance to develop.

The two of them joined forces, and even the postal service could fight. Other logistics companies are not rivals anymore. It may not necessarily bankrupt the counterparty Corporation, but you can join hands to prevent the counterparty Corporation from expanding.

previous generation/life The domestic logistics corporation is not a hundred schools of thought contend, but there are also many large national corporations. Of course, they mainly focus on postal services and Shunfeng, and then Shentong is the second level of the Corporation, and there are many provincial and even municipalities. It’s a small logistics corporation.

The most powerful part of the post is that each town has a logistics point, and the strong point of the downwind is that it can be delivered every other day, and even some urgent ones can be delivered on the same day.

If Wind & Rain Logistics is self-operated in air transportation, then VIP services of the same date can be launched immediately, which will inevitably make more users choose them.

After the meal, Hou Haitao went home and immediately called his old friend."Old Wu, I want to ask you a favor for something."

"We still need to say something to help, or something, you speak."

"I have a friend who wants to open an aviation corporation. He is solely proprietorship."

"Tsk~~Although the boss has let go of it to encourage the development of the non-public economy, it is a bit troublesome for your sole proprietorship. So, let me help you ask. If it doesn't work, let's think of a way. By the way, he is planning to do this. Which routes do you run? What is the nature?"

"For air routes, it is best to have them both at home and abroad. They are not for external use and are for internal use by the Corporation."

"What the hell? Open an Aviation Corporation for your own use?! "

Chapter 1516: China Aviation Dream (5/10)

"Feng, you want to buy a plane again? But now there is no cheap plane, and there is no stock, you have to order it." Kirilenko said with some embarrassment.

Now the people at Wind & Rain Electronics are helping to install the smart home control system in his home, and Feng Yu paid for the money. Feng Yu asked him to help, but he couldn’t help. good looking.

"Brother Ki, you are misunderstood. I'm not buying a new plane. I'm asking if you can get more busy with some second-hand planes? It's the one with a design that has a flight mileage of about half or so and an older style. The plane, I plan to use it for logistics transportation."

Feng Yu didn't plan to buy the new aircraft in Russia either. In terms of technology and scale, Airbus and Boeing are more powerful. There are also good price-performance ratios in China. Why should Feng Yu go near and far.

It's just that China mainland's aviation industry is expanding, and old aircraft are not easy to buy. Feng Yu asked Ralph about it. The US can buy it, but the people there are too sophisticated.

Many U.S. aviation companies also like to purchase second-hand aircraft and make some modifications to look the same as new ones, which saves costs and attracts passengers.

In addition, Boeing has a lot of orders nowadays, and many new aircraft are not in the rankings. If you can't buy them, the market for second-hand aircraft is very fiery/popular.Therefore, buying from the US is not cost-effective/worthwhile at all. At that price, it is better to add some money to buy a new domestic aircraft.

After thinking about it, Feng Yu first asked Brother Ki if he could buy a cheap one. If so, then buy it from here. I remember Brother Ki said that he has a good relationship with aviation.

New airplanes are not easy to buy, and they need to be a big favor, so the old problems shouldn't be big, right?

In fact, Feng Yu prefers Russian pilots. Many of the pilots there are trained by the military and can deal with many emergencies and bad weather.

Just say a little bit and you can see how awesome there are. Ten years ago, Russia still had airplanes selling station tickets!

It's not wrong, there are standing tickets on the plane, standing tickets!

Of course, there is no more now, but it is enough to prove that the pilots who came out at that time had so much skill!

Russia is the third country in the world that can build airplanes besides Boeing and Airbus. Of course, that's because they inherited most of the technology of the former Soviet Union.

At first, Soviet Union was still very good in aviation, but slowly, Boeing and Airbus took the market away. Now Russia's large aircraft are mainly sold to Eastern Europe, which was once the Soviet Union country.Of course, China has also purchased some. The benefits of large aircraft can only be realized when there is an urgent need to transport a large amount of materials or people, which is naturally not available in normal times.

China purchases large aircraft, which are also used for transportation.

But Russia's large aircraft inherited the shortcomings of the former Soviet Union, that is, the blind pursuit of largeness, regardless of economy. The energy consumption is large, the cost is high, the repair cycle is short, the interior is not comfortable enough, the exterior is not beautiful enough, the electronic equipment is slightly poor, etc., so the sales are also poor.

However, Russia’s large aircraft also have advantages, such as high load capacity for motor launches, good material quality, sturdiness and durability, faster flight speed, and superior anti-overload and air handling performance than those in Europe and America.

As for China, the technology of regional aircraft is already good. The technology that Feng Yu acquired from Soviet Union has been fully understood, and there are still some aircrafts for them to study. So at this time, China’s regional aircraft is The domestic transport series is still good.

But the mainline aircraft, that is, the large aircraft, China is still not good.

Although it has the technology obtained from the former Soviet Union, and even some experts hired there to help, it is only this year that the overall plan for the manufacturing process of the first mainline aircraft has been completed.Manufacturing has only started now. According to the progress, it may not be officially tested until four or five years later. But this speed is already faster than the previous generation/life.

In fact, this one is just the little guy in a large aircraft, with about 170 to 200 seats and a range of about 4,000 to 5,500 kilometers.

And many of the technologies in it are China's own. It is no longer imported from abroad to make motors, propulsion systems, and so on. It is said that it is developed by itself.

Although there is also a cooperation with Corporation this time, China has many key technologies, and foreign corporations are really just cooperating, including French, German and American corporations.

Originally Russia and other Eastern European countries are the most suitable, but China has no plans to cooperate with them. If they find that the technology is very similar to theirs, how should they explain it?

Although Feng Yu paid the money at the beginning, it was not very glamorous, and it could easily deteriorate the relationship between the two countries.

There is still a big gap between this aircraft and the 300-seat aircraft of Airbus. Brother Ki didn't get the super large transport aircraft technology back then.But this time the country has invested a lot of energy, not only the establishment of production lines is fast, but also the prototype manufacturing is completed quickly. After the prototype appeared, not only many domestic aviation corporations purchased, but some foreign corporations also placed purchase orders.

Products made in China are still very cost-effective, at least much more affordable than Boeing's.

Feng Yu thought about it. He won't be able to use it for the time being. If he goes abroad, his special plane is enough. If the flight distance of the aircraft is not enough, it can stop midway to refuel.

However, after China's aviation companies have purchased these aircraft, some aircraft will inevitably be eliminated, and Wind & Rain Logistics can purchase them at that time.

Most cargo airplanes in the world are modified from second-hand passenger airplanes, which are economical and affordable. Moreover, many aircraft models are used for both cargo and passenger transport.

After waiting for half an hour, Kirilenko called back: "Feng, can the picture 204 from seven years ago work? It's the plane."

The plane Kirilenko said was the model of the drawing originally sold to Feng Yu. This was not the most advanced transport aircraft model of Soviet Union at the time, but it was the best Kirilenko could get.The current China model is modified based on this. The main thing is to modify the appearance and internal design, modify the avionics, and it is mainly because the avionics delayed the time of China's public relations.

Because the avionics equipment was relatively backward at that time, and the subsequent figure 204 produced by Russia was all avionics equipment of foreign Corporation.

China spent huge sums of money just to research and develop this, but the result is not bad. After all, they have saved a lot of time and money in other aspects. Only by this can they build a world-class medium-sized trunk aircraft at this time.

Of course, this avionics can also be used on other types of aircraft.

The plane seven years ago? That's not very old. At this time, the price of the new model 204 is more than 30 million US dollars. How much does it cost?

Chapter 1517: Wholesale Used Aircraft (6/10)

"Huh? You said this one costs more than ten million US dollars? This is second-hand! " Feng Yu's voice is a little high, why is the second-hand so expensive?

Besides, this should be regarded as the old picture 204, why is it so expensive? It was not that expensive to buy a new Il-76.

"Feng, after all, this has only been in service for seven years, and this design has been used for 20 years. You can use it for at least thirteen years or even longer. And the one I picked for you is definitely not faulty. The price is It’s already the lowest price."

The aircraft of the former Soviet Union can exceed the service life. This is really not a boast. Many of their aircrafts have exceeded the service life by 50%. This is the best proof.

"At the beginning, the price of this aircraft was not low, but now the new model is priced higher, and there is no spot yet." At this price, Kirilenko didn't even make a penny, and even had to build a little.

"Why don't I get you the shipping drawing 204 from ten years ago, the price is still cheap, and the quality is not bad, anyway, are you not using it for shipping?"

Feng Yu patted his head, yes, why do you have to buy a passenger plane back and modify it? The earliest picture 204 was a cargo plane, and then it was launched for passenger use. The freight is also equipped with manual loading and unloading systems, and even automatic loading and unloading systems.Moreover, Feng Yu discovered that it seems that this model is much larger than the model planned by Li Shiqiang. Originally, Wind & Rain Logistics planned to buy a regional aircraft modification.

Although this is more cost-effective/worthwhile, it seems to be a lot bigger than the plan.

"Brother Ki, are there any smaller regional jets that have an economic flight distance of less than 2,000 kilometers and a payload of less than ten tons."

"Feng, do you want that kind of small? If that kind of small, then there are not so many restrictions." Kirilenko seemed to be relieved.

"Restriction? What restriction?" Feng Yu asked curiously.

"Feng, you also know that at the beginning of the year, you China announced that you have successfully developed a large aircraft with a range of more than 5,000 kilometers, which is not worse than our Figure 204, and many places are better than ours."

"Isn't that a large airplane? Even a large airplane is the smallest gear inside." Feng Yu said modestly.

"Feng, how did this plane come, I don’t need to say more? So it’s more difficult for you to purchase large-scale picture series and IL series. Originally, I wanted to help you purchase IL 96. The technology is better. And the load is larger, but unfortunately it is temporarily not allowed to sell to China."
"It is said that the reason is that you China has the ability to disassemble the aircraft, crack our protection settings, and obtain our core technology. They are afraid that you will also crack this aircraft technology and become the fourth country in the world that can truly build a large passenger aircraft. ."

Brother Ki’s tone didn’t sound very good. Feng Yu chuckled: "Brother Ki, don’t talk about it. Since it’s restricted, it’s not a hassle. If I can buy it, I’ll buy a few. If it’s inconvenient, it’s a small one. Isn’t it unlimited? If you think it’s cost-effective/worthwhile, give me some recommendations."

If you buy the Tu204, which has only been used for seven years, for 10 million, I believe it should be no problem to resell it to those Air China.

But at this time Feng Yu no longer needs to rely on this to make money, and Air China did not come to him, so he would not take the initiative to ask others if he wanted it. How could it be regarded as a favor of Brother Ki.

Moreover, if this aircraft flies to the United States, it must stop once, because the navigation distance cannot be reached. Like the private jet Kirilenko gave to Feng Yu, the full-load cruising distance can also exceed 12,000 kilometers.

Of course, because of its size and consumption, each flight naturally costs more money.

After more than half an hour, Kirilenko called again: "Feng, for the regional jet, there are three models that are good and the price is relatively affordable."
"Ill, with a full load of six tons, can fly a thousand kilometers, the style is relatively old, it can be used for about ten years, and it can be bought for two million dollars."

"Picture 134, with a full load of eight tons, it can fly 1,800 kilometers, and it can still be used for about ten years. It is about three million US dollars apiece."

"The Jacques 42M, with a full load of 13 tons, can fly 1,300 kilometers. This one can last for about 15 years, about 5 million US dollars."

"There is also an 80% new Figure 334. It has a full load of ten tons and can fly more than 3,000 kilometers. This is more expensive, costing more than 10 million U.S. dollars, and there is only one. It is better to add some money to order a new one."

So except for the last one, you can choose everything else, and they are all cost-effective/worthwhile. How to choose, let brother-in-law and Laohou consider it.

"Brother Ki, how many of the first three models can you buy?" Feng Yu asked in detail.

"I can get you at least three or five of each type, and more of it will be a little troublesome."

"Okay, then I will ask my brother-in-law and I will call you back later."

Feng Yu called Li Shiqiang and asked him to quickly discuss with Hou Haitao. In fact, Feng Yu feels that this is more cost-effective/worthwhile. If you have sufficient funds, buy one or two more.Although it is a bit more than planned, the logistics orders will definitely increase in two years, and there may not be such a cheap one by then.

As for the rest, Feng Yu also plans to keep it for his own Corporation. Of course, Hou Haitao must first tell him that the procedures are not difficult, and that he can find an aircraft factory to help him modify.

I don’t know that Bingfei Factory has only made helicopters and small airplanes over the years, and the technology is not enough.

After a while, my brother-in-law called: "Xiao Yu, I will let Lao Hou tell you."

"Chief Feng, we discussed it and compared the Intent 134 with the Yak 42M. If possible, we plan to have five Tu 134 and three Yak 42M. We can't use more. Even if we want to expand the aircraft team in the future, It also plans to purchase products that the domestic aviation Corporation has eliminated, such as Boeing 737."

The Boeing 737 is similar to the Jacques 42M, maybe a little better or maybe a little worse. But just like Hou Haitao said, if there is too much, it will not be used temporarily, and it will be a waste.

"Wait a minute, Xiao Yu, can Il fly from Bing City to Hong Kong?" Li Shiqiang answered the phone and asked.

"Yes, but you can't carry too many people. If there are too many people, you must stop in the middle."
"Then you want one too. Your aunt actually envied your private jet. I can't afford it now if it's too new, so let's buy a second-hand one for modification."

Yes, my brother-in-law was infected by him at home, and now I have to buy a private jet. Although it is second-hand, it is definitely not bad after modification. Just like an old house newly renovated, living in it will be very comfortable.

"Brother Ki, Ill, Fig. 134, Jacques 42M, I want five, and I can only pay for as much as I need. Don’t put money into it."

"Hahaha, it's not all from our Russia, but also from other countries. Five of each type, right? Within three months, we are guaranteed to stop at your Bing City airport! "

Chapter 1518: Dismantling The Aircraft (7/10)

"This is the General Administration? It doesn't look good at all." Feng Yu curled his lips with a look of disdain.

Hou Haitao's mouth twitched. In the eyes of you, a real local tyrant, everyone is a local turtle!

"Chief Feng, today we are here to do errands. Anyway, time is worthless. If you delay, I will show you around here first."

"Hey~~ What can I visit in this place? Hurry up. Didn't you say that you have made an appointment with them? What is the matter with this situation, do you have to talk to me personally?"

Feng Yu wants to get an aviation corporation, this Hou Haitao asked for help. Although Feng Yu intends to be a sole proprietor, it is not completely impossible under the current policy.

In particular, they knew that Feng Yu did not intend to make this airline company to make money, but to use it for their corporate executives or employees to travel. It must be a loss of money, so what else is the state-owned assets mixed?

Another Feng Yu has a special status. No one else can be a sole proprietor. Feng Yu is definitely fine. As long as it is stated in the contract that this Aviation Corporation does not operate externally, it will not disagree with it. Is it similar to a private jet?

But at this time, people from the China Aviation Industry Design Institute sent a message that the drawings Feng Yu got back were not very complete, so the technological progress of China's large aircraft is not as great as expected.Of course, the most important thing on an airplane is to send motors and electronic instruments. Among them, the former Soviet Union's electronic equipment itself is not good. China has spent a lot of money to re-research and design it, which meets international standards and is even more excellent.

There are not many improvements that Motor China can do, which is not much different from the original.

However, the former Soviet Union's heavy industry products have a big problem, that is, they are generally rough. But there are also benefits, such as some minor problems, you can continue to work.

This new China is considered to be the smallest aircraft among the large aircraft, and it performs much better than the previous Soviet Union's chart series.

But this aircraft is still a little smaller. The biggest problem is that when it is full of passengers, the direct flight distance is too short, which is completely incomparable with Boeing and Airbus.

There are several ways to solve this problem. One is to increase the fuel tank to increase the endurance, and the other is to reduce the weight of the fuselage and increase the endurance, or to upgrade the engine and shell to increase the speed.

Feng Yu did not only get the picture series, but also the Il series. Although they are not the most high-end, but because it is a series, many technologies are the same.China intends to develop a large aircraft similar to the Airbus or Boeing series and join the competition in the large aircraft market. Of course, China itself has a lot of demand for this. Now there are so many people in China who travel abroad or go on business every year, and there will definitely be more in the future.

Boeing and Airbus have almost monopolized the large aircraft market. Russia’s large aircraft can only be sold to countries such as the Commonwealth of Independent States, and the market has become increasingly narrow.

Of course, China actually has another option, which is to cooperate with Russia, or cooperate with Ukraine, Russia, etc. Although they did not inherit a large aircraft factory before, they did not lose much when they separated. Take away technical information.

Just like some CIS countries, they do not rely on the sea at all, but they also have some technical data on aircraft carriers, because a lot of the data itself was studied separately.

Only before cooperation, China must first be able to independently research large airplanes in order to obtain the right to cooperate with each other on an equal basis. If China had to cooperate with Russia before, Russia would not agree.

Both of us have the ability to research and develop independently, and then cooperate, which not only saves money, but also improves technology, and we can also sell through the channels of our two countries. This is the best way.Now that China has the technology, it has an idea. It wants to cooperate with Russia and grab a piece of meat in the large aircraft market.

Today, the bull situation rose and invited Feng Yu over, just to talk about it.

After hearing the words of the bull game, Feng Yu looked tangled: "Bull game, you don’t know, where did our technology come from?"

Obviously it was obtained from the former Soviet Union, and then you took it to cooperate with Russia. Isn't this a face slap?

"Chief Feng, we have also made many innovations. For example, our electronic equipment is much more advanced than Russia's. Many of them now use European and American technologies. And we, but spent billions to research it out."

"Furthermore, the technical drawings you got were not complete at the time. The drawings of Il96 didn't exist. We didn't bother much. If there are such drawings, we can develop it ourselves."

Feng Yu looked at the bull game coldly: "What do you mean, I still did something wrong?"

The bull game hurriedly made a haha: "Chief Feng, I don’t mean that. I mean, we are still inferior to Russia in some technologies, and inferior to Airbus and Boeing Corporation, but the technology we have is not inferior to them. ."
"Russia's product design is not humane enough, and many of them are rather rough. We can make up for this. Together, we can fight Boeing and Airbus, and everyone will not suffer."

"Then what are you looking for me for this matter? You should talk to the Russia Government directly." Feng Yu looked suspiciously at the Bulls.

"Then what, we still need some information to prove that we have the ability to build a better trunk aircraft. If possible, we want to do some physical research."

"Then go buy it, and ask me for this too? Why, is this trying to find me for alms?" This doesn't cost much, and I can't get it out of the top?

Active donations and forced donations are two concepts.

"Chief Feng misunderstood. We didn't plan to let you pay. This part of the budget was given from the top. It's just that we don't have the real thing and can't buy it."

"Chief Feng, I remember your private jet, it seems to be modified by Il96?"

Fuck, this guy wants to take down Lao Tzu's private jet!

"What do you want to do? Take down my plane?"

"Chief Feng rest assured, we will definitely put it back as it is when we look back. This is a request, personally, and a request from many of our engineers. We need to be able to get closer to Russia technically in order to cooperate better."Feng Yu rolled his eyes. He once disassembled some things and installed them. The appearance looks the same, but there are many more parts!

Even a professional cannot guarantee that an airplane that has no technical knowledge and no drawings can be dismantled, and it can be installed back without any problems.

"Do you have to do this?"

"Chief Feng, I really didn't do it for myself. Look at my age, I'm at the top, and I won't go up anymore. The opportunity to leave a name is not my business, it's the engineer's business. I am. Just want to do something, and you don’t want to keep looking at me. The planes flying over our country are all foreign-made airplanes, right?"

This sentence moved Feng Yu. He raised his eyes and saw that except for the former Soviet Union, it was made in the US, which is really annoying.

Feng Yu gritted his teeth: "Okay, you can pick up the plane tomorrow. If you dismantle it, dismantle it. You have to promise to put it back on me as soon as possible. By the way, I still have the approval of the Aviation Corporation of my brother-in-law. Do it."

Chapter 1519: First Goal (8/10)

After agreeing to this matter, Feng Yu asked Hou Haitao to continue to talk about the Aviation Corporation with the Bull Bureau. He didn't want to stay here, sad.

A plane that I like is about to be dismantled, and no one is happy to replace it.

Brother Ki doesn't know this yet. If he knows that the President-class car given to Feng Yu has been demolished, he doesn't know what to think.

It happened that Fu Guangzheng and Fu Guangwei had come to the capital, and Feng Yu went to find them to relax.

"Huh~~ I won't climb, I won't climb, I won't be able to climb anymore." Fu Guangwei sat on the steps, panting heavily, waving his hands.

"Wei'zi, I didn't mean you, your body is too bad, not as good as Guangzheng." Feng Yu calm and composed, preaching.

When he is fine every day, he likes to exercise. His bodyguards are all retired scouts, and when they exercise with him, they stimulate him.

However, Feng Yu didn't intend to compare with those people, their bodies are like animals. But compared with ordinary people, Feng Yu's body is very good.

What's more, Fu Guangwei does not have a fixed girlfriend at this time. He is sensual, and his body is hollowed out, but it must be relatively empty.

"This Great Wall is not interesting either. You said this is the most fun Great Wall. What else is there besides this wall?"Fu Guangwei was climbed by Feng Yu dupe/sway to climb the Great Wall. Of course, it was not the hottest Bada~Ling, but another section with relatively few people and not yet open to the outside world.

Fu Guangzheng might not be as good as Fu Guangwei if it hadn't taken care of her after marrying Liang Yin.

"This is the mainland, you think it is so open to Hong Kong. If you want to play, you can go to the United States or Japan next time and let Kameido Masao take you to play." Feng Yu shook his head, Xiaogangzi, don't cause trouble Blame our girl in mainland China.

"Ah, I am going to work in this kind of place all year round in the future?" Fu Guangwei grinned, looking unlovable.

He has become the Chairman of Taihua Supermarket, and the position of president is naturally taken by the Li family. The Fu family is very fortunate now that they were optimistic about the mainland industry at first, and they really did not go wrong.

Fu Guangwei's Father even told him that the property in Hong Kong will also be yours in the future, but the most important thing for you now is to be optimistic about the mainland stall, especially the Taihua supermarket.

Taihua Supermarket Group ranks No. 1 in the world. Carrefour and Wal-Mart are envied by the daily traffic flow. Who makes China more crowded?Taihua Supermarket relied on loans for development a few years ago, but now the original loans have been repaid. They are beginning to expand into third- and fourth-tier cities, and they are not suitable for opening a hypermarket. Then they will set up a smaller hypermarket. If a smaller one is not suitable, then open a Taihua supermarket.

Now ask the people in the city in China, who has never heard of Taihua supermarket? Even many people in rural areas know that the Taihua supermarket in the city is big and cheap.

Being at the helm of the world's top retail group can also help his Father's status in Hong Kong.

The supermarket in Fu Guangwei's family is okay in Hong Kong or even in Southeast Asia, but it is far worse than Taihua Supermarket Group.

This time Fu Guangwei can become the Chairman of Taihua Supermarket Group because his Father made an important decision, that is, to merge Fu’s supermarket group into Taihua Supermarket Group, which is equivalent to helping Taihua Supermarket Group develop from mainland To Southeast Asia.

With this, Fu Guangwei's shares have also been promoted, and the strength of Taihua Supermarket has also been improved. The Li family is also embarrassed to compete with Fu Guangwei for the chairmanship.

If your Li family wants to fight, it’s okay to merge your family’s Quchen under the banner?Fu Guangwei has been fascinated since childhood, and he is good at supermarkets. In addition, his Father sent someone to assist him, and he also personally gave instructions, Fu Guangwei, the Chairman, is still relatively qualified.

The scale of Taihua supermarket continues to expand, and Fu Guangwei's credit is indeed not small.

Although the Li brothers often come to mainland, they rarely intervene in the operation of Taihua Supermarket. They know very well that scramble for power and profit is not good for them.

What's more, the company of the Li family has a lot of work to do. Just saying that Li Zekai got the Yinke Group, which dragged most of Li Zekai's energy.

Li Zeju has been working at his company with peace of mind, preparing for future succession. Now the shareholders of Hutchison Whampoa are more satisfied with him. If Li Zeju becomes Chairman, they will not be too surprised.

No one in those big families in Hong Kong thought that the Fu family had the most talents in this generation. Not to mention Fu Rongqi's two sons, they are all pretty good, Fu Guangzheng and Fu Guangwei, the two little guys, they didn't think they would have much success at the beginning, but now they have to look at them with admiration.

If Fu Guangwei still has a lot of light in the house, then Fu Guangzheng is mostly relying on his own efforts, or some luck.How could this bad boy be so fateful that he became friends with Feng Yu? If not, how can he make money in the industries he invests in, and they are all very profitable?

And this kid actually abducted Professor Liang's daughter. Professor Liang is the financial man they are vying to attract. This time they have no fight. Can they help their son-in-law?

Relying on the rise of these two boys, the Fu family faintly returned to the prosperous age of Hong Kong's largest family. At this time, the Fu family was in Hong Kong, and it was already on par with the Li family.

Many rich people in Hong Kong are sighing, who should pass their family business to? Don't ask, you can continue to develop your family business, but you can't lose it, right?

The big family seems to be prosperous, but there are also many contradictions. There are those who fight and scheme against each other, without learning or skills, and those who only reach out for money to spend, bite off more than one can chew, have high standards but little ability, but they are diligent, humble and studious. Why can't you see the superior?

The three people were sitting on the steps and chatting. No one could think of it when they saw it. This turned out to be the three richest men, and one was the richest man in the world.

"Brother Feng, do you think our Taihua supermarket will one day become the largest supermarket in the world?" Fu Guangwei looked up at the sky, as if looking forward to that day."Why is it impossible? We have the fastest growing market in the world, and we are now expanding towards the entire Southeast Asia. The supermarket industry is indeed more developed in Europe and America, but too many competitors also restrict their development."

"And what about us? No supermarket group can compete with us. Their scale is not even one-tenth of ours. We are still in a period of rapid expansion. At this rate of expansion, we can achieve a surplus on the books. It is enough to prove that we have the potential to become the world's number one."

"I believe that it may not take you ten years to become the Chairman of the world's largest supermarket group."

Fu Guangwei's eyes are getting brighter, and the confident look on his face is getting stronger.

Chapter 1520: Trouble In The Retail Industry (9/10)

"Brother Feng, the period of rapid expansion of our supermarkets has passed. Now we are mainly expanding in cities below the third tier. Expenses have dropped a lot, and our cash will soon have a large surplus." Fu Guangwei said with joy.

After investing so long, I can finally see dividends.

Although there were dividends before, they were very small. Because the expansion of Taihua supermarket is too fast and too fierce, and the supermarket is not a leased space, it is purchased or self-built, and the cost is much higher.

From a long-term perspective, buying or self-built is cost-effective/worthwhile, but it puts great pressure on supermarket funds.

Fortunately, they can borrow enough money from the bank. Even without Taihua Supermarket Group, they can borrow a lot of money in their name.

So after operating for so many years, Taihua Supermarket has always been in a high debt model, but no bank will worry that they will not be able to repay the loan.

Not to mention that the Company, which is as big as the Taihua supermarket, is here, but to those shareholders, who is not the richest person, and who will fall behind? Even any one of them can pay off the loan.

After so many years of rapid expansion, Taihua Supermarket Group finally occupied all the first- and second-tier cities, and the third-tier cities also occupied the vast majority, but the cities below the fourth-tier were occupied by many local supermarket groups.They now have two methods, one is to open near them, with a strong brand, and a more favorable price, to crush the other party. This method hurts the enemy one thousand and self-defeats 800, and it also reduces one's own profits. And after squeezing the other party, if you increase the price, you will also lose some consumers.

The second simple way is to merge those small supermarket groups and then expand on their original site. The places chosen by small supermarkets are also in good locations.

It is even possible to retain the brands of those small supermarkets and operate multiple brands together.

Also note that you cannot be sued for monopoly. The fact that monopoly is okay, but using monopoly position to squeeze out competitors, the fine will not be lighter.

Therefore, Taihua Supermarket plans to adopt the third method, which is to open at least one large supermarket in those third- and fourth-tier cities, not necessarily a hypermarket.

Rely on brand advantages, slowly attract customers, and avoid excessive promotion.

Only the membership card and shopping card of Taihua Supermarket can be used nationwide, so other supermarkets can see only the other rider's dust and have no hope of catching up.

Many people work hard in big cities, but their parents still live in small cities. Corporation issued a shopping card, and you can take it back to your parents.And the bigger the brand, the higher the credibility, and others will think your products are better and fresher. The fact is true. Taihua supermarket’s fresh food has always been the industry standard.

Owning its own picking garden, transporting it by itself, and delivering it multiple times a day, not only can provide customers with fresher products, but also reduce the loss rate.

The development of Taihua Supermarket is getting better and better, but the problem is also coming, but it is a sweet annoyance.

"Brother Feng, we have so many cash balances, do we share dividends, or do we do something more in partnership?"

Dividends are very good. After investing so long, I can finally see a lot of profits. With money, you can invest in something else.

Well, Fu Guangwei has already taken a fancy to a luxury yacht, and this time he has the money to buy it.

"Dividends are okay. You can do something in partnership. Have you asked other people for their opinions?" Feng Yu turned to look at Fu Guangzheng. It seems that the two brothers have discussed this matter.

Fu Guangzheng nodded: "I have discussed with the Li family brothers, they also want to ask you first."

"If I say no objection, then what are your plans?" Feng Yu asked rhetorically."Our share of cash will exceed 30% this year, which is too high. My idea is to pay dividends, and we will also pay dividends quarterly in the future, and then everyone will take the money and invest in other things, such as investing in stocks. That's not bad." Fu Guangzheng said.

Now that he has the help of his father-in-law, he has caught up with the recovery of the financial industry and the stockmarket has entered a bull market. Of course, he wants to take the opportunity to make more money.

But the Li brothers don't think so. They have relatively little financial investment, and their family loves industry. Now they don't need capital. They are also more distressed about how to invest the dividend money and what to invest.

If you invest in the real estate that their family is best at, it seems that the funds are a little bit short, and recently the mainland is regulating the real estate market. Many people say that real estate is cold.

So the Li family wanted to see what Feng Yu planned to invest in, and they wondered if they could participate in a share. They also have a wealth of network resources, and they are willing to hand over power to someone designated by Feng Yu. Anyway, Feng Yu has never cheated them once in these years.

"Dividends. It's good for everyone to invest in stockmarket or anything else. But I have one request. In one year, I want our Taihua supermarket to continue to expand rapidly."

Fu Guangzheng frowned: "Why? This is not cost-effective/worthwhile at all, it will increase our expenditure a lot."
"Our Taihua supermarket at this time is about to restrict this kind of financial model. I heard the news above that it is discussing that the payment period of the retailer should not exceed 60 days, because there are too many lawsuits over the past two years. "Feng Yu is also a little helpless, but fortunately, the rapid expansion period of Taihua supermarket is almost over, and there is no delay.

Fu Guangwei found that his work was even harder to do. Before, it was settled quarterly, or even half-yearly, so that they had sufficient floating cash on their books.

Many of their new stores opened, and they used the money for turnover investment.

And if the limit is 60 days, then their floating cash will be much lower. Fortunately, they don’t need to expand so frantically. Investing in a supermarket in third- and fourth-tier cities is much cheaper.

"By the way, it seems that there are some restrictions, that is, no entry fee can be charged from the supplier, no fee can be charged for any reason such as festivals, store celebrations, new store openings, etc." Feng Yu thought for a while and said.

This time Fu Guangwei is almost turning into a sour expression/bitter melon face. How did he come to the top and it didn't take long for things to change?

If after he took office, the expansion of the supermarket slowed down, and profit growth and turnover growth had fallen severely, and he would have no face as Chairman.Feng Yu didn't expect that such a restriction would be imposed on him. Fortunately, Lao Zhang notified him in advance to let him be careful not to be named.

In fact, this regulation is basically aimed at major retailers such as Taihua Supermarket Group. Obviously, it is a proposal made by representatives of those suppliers during meetings, and the above is still considered feasible.

The damage here is second only to the Taihua supermarket, I am afraid that Inter Milan and Su have screwed.

"Make the change early. This is the last time we can deposit more cash. Within half a year, the settlement period must be controlled within two months. If it doesn't work, just slow down the dividend."

Chapter 1521: Opportunity (10/10)

When he heard Feng Yu's words, Fu Guangzheng and Fu Guangwei looked at each other and said at the same time: "Go, go back."

Feng Yu stood up: "Why are you so anxious? It's not a day or two, it's too late to go back."

As Fu Guangzheng walked down, he explained: "Feng Yu, we bought a lot of shares in Sulu and Inter, not just the two of us, we also bought a lot of shares."

"Once the news you said comes out, their expansion is bound to be delayed, and the stock price may fall. They are all issued at a price-earnings ratio of 20 times. If there is a problem, we will lose a lot."

"Guangzheng, Guangwei, you two have never thought about it. After this news appears, it will indeed affect their expansion, but at the same time there is a bigger advantage, that is, other companies can't expand like them! "

"Other companies are short of funds, they are not. They just went public, and their P/E ratio is 20 times the issued stock, so they must raise a lot of money. Is this money not enough for them to expand?"

"Once other companies do not have the funds to expand quickly because of these regulations, their opportunity to expand will come. This way their position will become more stable, making people see only the other rider's dust and have no hope of catching up ."Fu Guangzheng stopped: "So you mean, not only will their stocks not fall, but they will rise?"

"That's right! This restriction has helped them secure the first and second place in the sales of China's electrical appliances. As you can see, China's economy is developing faster and faster, and the pace of replacement of electrical appliances is also accelerating. They are China again. If reckoned to be first or second best, how can the stock not rise?"

"I ask you, if you don't know this news, do you think their stocks will continue to rise? Even if this news comes out, how much trouble will it cause them? Those suppliers can really screw these two thighs. ?"

These two are giants in electrical retail, and even the electrical department of Taihua Supermarket is not as good as them. Of course, the number of their stores is indeed more than that of Taihua Supermarket.

Fu Guangwei clicked his eyes, leaned over and asked, "Brother Feng, what do you mean, these two electrical appliances sellers will become more powerful?"

Feng Yu nodded: "Yes, they will expand faster and their revenue will be higher. Do you think the stock price will go up even more?"

Fu Guangwei suddenly said: "Brother Feng, Brother Guangzheng, I think we should pay dividends this time, and we will pay dividends immediately! "

If you continue to buy the shares of these two corporations, you will definitely make a lot of dividends.Feng Yu rolled his eyes and said, “Don’t eat too much alone. Tell the Li brothers about the news. Believe it or not, it’s their business, but if you don’t say it, it’s not enough for friends.”

"Don't worry, I will tell them. But I think Li Zekai might buy it, but Li Zeju certainly won't. The few pieces of land they recently looked at are suddenly not sold. And the Government is urging them to develop the photos as soon as possible. , And are not allowed to change hands, otherwise there will be high fines."

"You said how the above policy has become so fast. In the past few months, real estate was encouraged, but now it suddenly began to restrict. Although the Li family did not lose money this time, the expected profit must have shrunk seriously." Fu Guangwei said. Take joy in calamity and delight in disaster.

Feng Yu looked up at the sky, this matter has nothing to do with me, and it has nothing to do with me being cheated in the Li family.

"Brother Feng, what are you looking at?" Fu Guangwei asked.

"Nothing, look at the distant scenery." Feng Yu said casually.

"Distant? The scenery? Does it look good? It's not great. To talk about the landscape, I still like Jiuzhai~gou, the little girl over there, the skin is white~~" As he said, he asked him to bring the topic. It's wrong.

Fu Guangzheng gave him a fierce look, wouldn't your kid pay attention to anything else?At this age, there is still no qualitative. He completely forgot, before he met Liang Yin, he was also a famous ~Lang~Dang Gong in Hong Kong!

It's just that he is tired of playing, and it is rare to encounter a suitable one. Whether it is appearance, knowledge, family background, and character, he is very satisfied.

And Fu Guangwei, let alone met such a woman, and hasn't gotten tired of playing.

Chapter 1522: Li Chaoren Treats Guests

This time, Taihua Supermarket opened the Board of Directors and Feng Yu also attended.

He didn't speak the whole time, just sitting there drinking tea. Fu Guangwei settled the company’s dividends, and Feng Yu just knew that Taihua Holding Group would have another large sum of money into the account.

"Feng Yu, if it's okay for a while, go bowling together?" Li Zekai invited.

"Okay, I'm not very good at it, you have to make me a little bit later." Feng Yu said with a smile.

"Bowling? I'm good at this, together, together." Fu Guangwei leaned over and said loudly.

Fu Guangzheng opened his mouth and shook his head helplessly. Li Zekai didn't invite us, you didn't see it, what do people want to talk about alone?

Li Zekai really froze for a while, but nodded: "Okay, it's more interesting with more people."

"Brother Guangzheng, let's go, let's go together, there are more people and lively." Fu Guangwei shouted.

Fu Guangzheng turned around and covered his face, the Fu's face was lost by this stuff!

Chapter 1523: Li Chaoren's Business Experience

"Where is it?" Feng Yu asked in detail.

If you can get involved in the Li's port business, it will also be of great benefit to Feng Yu, which is the most important cross-border transportation method in the world.

The success of Li's retail and other companies is also inseparable from this. They have the lowest transportation costs and even the lowest storage costs.

"Mainland has it, Australia has it, Europe and North America have it, see if you are interested."

Li Zekai sat aside without saying a word, as if it had nothing to do with him.

In fact, this matter has little to do with Li Zekai, because these businesses must belong to Hutchison Whampoa, and in the future, Hutchison Whampoa’s business will be completely handed over to Li Zeju. He will allocate some cash to operate his own Business.

Li Zekai totally agrees with this. He is very clear that once Father's assets are divided into two equal parts, the Li family's voice in the Corporation will no longer be so high.

Once the Corporation loses control, the detached status of the Li family will no longer exist.

At present, the total market value of the Corporation is more than 800 billion Hong Kong dollars. It cannot be said to be a giant, but the power it has is definitely not small. Corporation's business covers all parts of the world, and the most important thing is port control.Originally, Li Zekai was not very interested in inheriting the Corporation. What he was interested in was to create a foundation by himself. Feng Yu can be empty hand, empty fist and become the world's richest man in such a short time. Fu Guangzheng can set a net worth of tens of billions of Hong Kong dollars in such a short period of time. Why can't he Li Zekai?

Li Zekai never thinks he is worse than others, even he thinks he should be better, and he has Li Chaoren as a backer.

Although Li Chaoren handed over the Corporation to Li Zeju, he still had a lot of cash. In the past few years, the company's after-tax profit under the name of Li Chaoren was nearly 200 billion Hong Kong dollars. Industry makes their Corporation's market value not so high, but the profitability is definitely not bad, and it is more stable.

Corporation gives Li Zeju, then the cash that Li Chaoren has saved over the years, or other personal properties invested in, is left to him, and this asset will not be much less than the assets Li Zeju inherited.

This is what Li Chaoren talked to with their brothers. They are all his own flesh and blood. How could he favor one another?

Now Li Zekai has a relationship with Feng Yu, but he feels that it is not enough. Li Zeju should also have a relationship with Feng Yu.At the beginning, Li Chaoren's Company was to cooperate more with its peers. One was to raise more funds, to have more contacts, and to reduce risks, and to avoid competition and consumption.

Li Zhaoji, the richest man in Hong Kong at the time, was also one of Li Chaoren's earliest partners. There is also the Zheng family boss, who is at the helm of Chow Tai Fook, who is a good friend of Li Chaoren.

At that time, even the assets of Fujia were above Li Chaoren.

But they are not closely related to each other, it can be said that they are fighting on their own. Li Chaoren is connected with these families, and the result is that the richest man in Hong Kong becomes Li Chaoren. At one time Li Chaoren was the richest man in Asia, the richest Chinese in the world and so on.

Of course, these titles are now on Feng Yu's head, and Li Chaoren is left with the richest man in Hong Kong.

"Uncle Li, I don't know if I want to invest in those ports with you, or give me a chance to invest in Cheung Kong or Hutchison?"

This Feng Yu needs to be asked clearly. One is that Feng Yu has certain equity in those small ports, and the other has certain equity in the parent company, and the right to speak is completely different.

"Anything."

All right? !

So, Li Chaoren intends to fully cooperate with me?Feng Yu looked at Li Zekai, Li Zekai still bowed his head and remained silent, and Feng Yu could not see anything.

"Okay, then I decide to invest in Cheung Kong. I don't know Uncle Li, how many shares are willing to sell me?"

Li Chaoren only has 40% of Cheung Kong's shares, which means that Li Chaoren is not the controlling party of Cheung Kong, but he is the helm recommended by everyone, and he also holds the most voting shares.

Even if it is to hold a general meeting of shareholders, who has the prestige to surpass Li Chaoren?

And 49.9% of Hutchison Whampoa's shares belong to Cheung Kong, and Li Chaoren's own foundation also has some shares, so Hutchison Whampoa's control of the established firm is also in Li Chaoren's hands.

There are other split-off businesses, and Li Chaoren has the final say. Of course, Li Chaoren's management ability is also convinced by other shareholders.

This time Li Chaoren wanted to buy Feng Yu into shares and did not discuss with other shareholders in advance, but Li Chaoren believed that as long as he spoke, other shareholders would not disagree.

It's not just his Li Chaoren's face, Feng Yu is a golden sign, how many people want to cooperate.

"We don't want cash at Cheung Kong. We want Taihua Holding Group's stock. We cross-hold stocks. Of course, Wind & Rain Holding Company Group's will do too, and we are very willing."

Cross-holding?This is not new, but Feng Yu wants to make it clear to Li Chaoren that Taihua Holding Group and Wind & Rain Holding Company have some unlisted superior assets, so the stock valuation will be very high.

Cheung Kong is a listed company, and the stock is at the market price. There is nothing to say, only high, not low.

"Uncle Li, many of the assets of our Taihua Holding Group have not yet been listed. Once they are listed, the assets will rise again by a large amount, so our stock price may be the first year."

"Understand, since you agree, then we will discuss in detail later?"

"Yes." Feng Yu nodded. How much is Taihua Holding Group's valuation? It must be carefully studied afterwards. Feng Yu does not intend to take advantage, but it must not suffer. The interests of other shareholders must also be guaranteed.

A billion dollars has been lost in the water, Feng Yu does not need to frown, but other shareholders can't do this.

Seeing Feng Yu agreeing so happily, Li Chaoren was very happy. Many of the industries under Taihua Holdings are complementary to those of Cheung Kong. Together, their strength will surely increase.

As for the Wind & Rain Holding Company, Li Chaoren is not worried. If he is united with it, it is equivalent to uniting with it. It is Feng Yu's industry.Li Chaoren pursues a diversified investment strategy. His Corporation involves energy, real estate, infrastructure, logistics, retail, communications, daily chemicals and related industries. This compound investment method also makes his Corporation extremely strong in risk resistance.

Many businesses can complement each other, allowing him to reduce the operating costs of the Corporation.

Diversification and joint investment are Li Chaoren's business experience, and relying on this business experience, he has his current status.

And this time, he got closer to Feng Yu, he was very happy, maybe he could retire early.

Chapter 1524: Fu Guangzheng's Antique Mentality

On the second day, Li Zekai returned to Hong Kong with Li Chaoren. Fu Guangwei went to work in Taihua Supermarket Group. Many previous working methods needed to be adjusted, and the workload was not small.

Fu Guangzheng is free and plans to go to a few big collectors to see if there are any antiques he likes.

For the sake of his career, Fu Guangzheng temporarily put aside his favorite business of antiques. And now many of his investments can bring very stable and high returns, and he does not need to bother, so he has picked up his interest in antiques again.

Feng Yu happened to be fine, so he was pulled by Fu Guangzheng and went to have a look.

Feng Yu asked curiously: "Guangzheng, what kind of mentality do you collect antiques?"

Fu Guangzheng smiled: "In the beginning, I was not a collector of antiques. I used your words to dump it. I bought it from the mainland and sold it in Hong Kong. At that time, there were such masters in Hong Kong. Things, I got them in Hong Kong and sold them for hundreds of thousands of Hong Kong dollars! "

"There are still thousands of dollars to buy, auction millions. I don't ask for hundreds of dollars to buy, millions of dollars to sell. I just want to buy hundreds of thousands, sell hundreds of thousands, to make a difference."In fact, Fu Guangzheng also had the mentality of picking up leaks at first. At that time, he was not taken seriously at home, and the pocket money he could get every month was not much. The cost of picking up girls was high. He was from a family and could be stingy with take action. Yet?

But he doesn't know any antiques, he belongs to the kind of person who feels good and believes oneself infallible.

Every time I saw something, I thought it was true, I thought I had missed it, and I could get tens of thousands of times of profit after changing hands.

But as a result, this so-called "big leak" is all blindfolded. The money was not spent less, but all the handicrafts were bought.

Later, he learned well, and hired a somewhat experienced "expert". This time he was not so blind. He could occasionally pick up the omissions once and plan his spending on to eat, drink and be merry, and barely mix the income and expenditure. balance.

As a result, Fu Guangzheng was unbalanced when he watched others pick up the leak and showed him off, how much money he bought, how many times he earned back, and so on. So I worked hard, determined to pick up a big leak.

Of course he was full of pride at that time, but unfortunately he slapped him in the face in the end. In the end, he bought back a genuine product at a high price in Mainland, and then stupefied that he bought it for several thousand yuan, saving his face.

To say how much Fu Guangzheng loved antiques at that time, he really didn't. He just bought with his left hand and sold with his right hand, and wanted to make money from this.Later, he cooperated with Feng Yu in a second-hand luxury car, and then became a shareholder of Machinery Corporation. Profits are rising every month, and he has become the object of praise among Hong Kong's rich population. Save face.

Picking up a big leak once a year, is it frequent enough? How much money can you make? One million, or three million? At that time, his investment in mainland could make tens of millions of profits a year.

And now, more than a few hundred million a year!

His mentality also ranges from feeling good, to believing oneself infallible, to frustration, to calm as water. But now, as his net worth has skyrocketed, there are already tens of billions of Hong Kong dollars. Apart from Li Zeju who inherited the family business, who among the younger generation of Hong Kong can compare to him?

Now even if he buys fakes, he is not so angry. If he is fooled, he will not be discouraged. There are still some fakes he bought at home.

In his words, it looks really beautiful, although it is not the previous one, but the year before, but I like it, as it is a handicraft, let it go.

When others are grass, I will be treasure.

With this mentality, he hasn't been slapped again in the past two years.

Because he didn't want to make money by picking up leaks, but he just kept it at home. It's not like some collectors. Everything is kept in the safe, and others are reluctant to touch it.The Qing dynasty vases he bought back were kept at home as ordinary decorations and put together with the crafts.

In Hong Kong, many rich people have antique decorations in their homes, but they are all real antiques. There is no such thing as Fu Guangzheng. The real and the fake are mixed together.

A well-known collector once asked Fu Guangzheng, don’t you know that there are fakes that can be seen at a glance? In this way, when others look at your home, they are all fakes.

Fu Guangzheng asked back, so what?

He didn't plan to sell it anyway, just kept it for himself. Is true or false more important than what he likes?

This time he went to the collector on the outskirts of Beijing, a large collector he had known for a long time. Of course, the things in this store are true or false, depending on the buyer's eyesight.

Feng Yu smiled and asked: "Are you not bringing an appraiser now? Or are you going to ask my opinion? If you want to ask me, then you are ready to buy a bunch of fakes and go back."

For those antiques, Feng Yu doesn't even enter a single aperture. It was pure luck to be able to pick up a Xuande stove, because no one knew that it was an antique.And Feng Yu has nothing to do with this antique. He never wears any decorations. Many wealthy people like to buy Buddhist beads, ancient jade and so on to ward off evil spirits, but Feng Yu feels that it is still safe for bodyguards.

He just used bodyguards to prevent accidents. As for faith, he actually didn't. He donates money every year, just to do something good, as far as one's capabilities extend, and he can see the grateful eyes of those people, and feel comfortable. What can you have against it?

Fu Guangzheng glanced at Feng Yu: "I ask your opinion? I also buy it when I like it. If I don't like it, it means a deluge of heavenly flowers, and show all kinds of proofs. What should I buy back for? Now it's not an investment. Keep it for yourself."

Feng Yu nodded. It seems that Fu Guangzheng's mentality has changed, and he is more rational.

Feng Yu has never known what the inner heart of those institutions are clamoring about protecting cultural relics while constantly increasing the price of cultural relics for profit.

There are many so-called arts that he can't really appreciate.

In particular, many artworks have strong regional cultural characteristics. For example, brush writing is very popular in China or Southeast Asia, but in the West, people can't understand it at all. What do you appreciate?

Of course, I can't appreciate the calligraphy Feng Yu. Many of them are written thousands of years ago. Now Feng Yu doesn't even know him. What do I appreciate?Anyway, Feng Yu didn't believe in the mentality of the people at the time. In his opinion, it was like a Chinese class in school. From which words can tell what the other party thinks, God knows if the other party wrote it casually.

"Here, it's the house. If you want me to say that the walls of your house are empty, buy some landscape paintings and go back. It looks like a mood?"

Feng Yu gave Fu Guangzheng a white look. You just said that you pretended to be very high and forced you to win?

Landscape painting requires me to know how to appreciate it. But since it's here, let's take a look, in case you like it.

Chapter 1525: People Who Do Not Understand The Rules

Barking~~

Before entering the yard, I heard the barking of the dog, and the sound must be a large dog.

The courtyard gate is a large iron gate made of vermilion lacquer with a probe on the gate.

The big iron door opened and Fu Guangzheng asked the driver to drive in and get off with Feng Yu.

"Mr. Fu, who is this?" The visitor frowned, as if not too happy about the stranger's arrival.

"My friend, also likes antiques, follow along and see, if you like it, Zhu Boss will earn it." Fu Guangzheng said with a smile.

Zhu Boss didn't say anything, and led the two of them into it. In his opinion, both of them came to give him money.

Feng Yu found that the yard has a high wall with barbed wire on it. Maybe it is still powered on. The protection is very tight. Are there many treasures in it?

Entering inside, Feng Yu was a little surprised. The interior is also an antique building? This is a bit like the residences of the big figures in costume movies and TV series, at least three in and three out of the mansion.

Although it is a suburb of Beijing, the land price is not cheap. This Zhu Boss is quite rich.

"Feng Yu, there are a lot of rules in this business. If you don't buy it, don't ask the price. If you want to buy, tell me first." As he walked in, Fu Guangzheng told Feng Yu about the rules of the business.A regular fox guarding the henhouse is bad, but the one has more than one tails is different
Feng Yu waved his hand: "I just came to have a look. I'll talk about it later."

When I got inside, I found that there were still a few guests, but looking at Fu Guangzheng's expression, I didn't seem to be familiar with them.

Huh, this is Zhang Daqian's painting? Can this be considered an antique? Not many years?

Feng Yu stretched out his hand to take a look, but a guy over there immediately stopped him: "Eh eh, what are you doing? Do you understand the rules?"

Don't let it touch? If you don't let it, let's chant.

The so-called rules are the codes of conduct set by these insiders to protect their interests.

Thinking that the other party might be afraid that he might be damaged, Feng Yu didn't say much, and turned to look at others.

In this antique, Feng Yu doesn't know the value at all. He wondered, shouldn't those works by well-known masters be good?

And just like Fu Guangzheng said, hanging at home also looks artistic.

In layman's terms, it is more suitable for acting!

Looking at Feng Yu flower viewing from horseback, those vases, jade, etc., Feng Yu glanced at it and there was no name on it. Who knows whose work it is?

He mainly looked at calligraphy and painting, with seals on them.Many people buy this antique for investment, and some for reasonable tax avoidance, but Feng Yu doesn't need it at all. The appreciation of investment is not as fast as financial investment. Feng Yu even disdains tax avoidance.

With such high profits as his Corporation, how close is it to taxes?

Hey, there is a piece of inkstone. It is just right to buy this one for the old man. Didn't he like the calligraphy of the brush now? Although the writing is really not good, it is also a hobby.

By the way, I should put together a set, such as paperweights, pen washes, pen holders, etc., all buy some famous people back. Dad also likes these famous things, saying that it has a cultural background.

Feng Yu can't see any cultural background anyway, he is a layman, but he knows that using famous things can make people feel an inexplicable sense of pride.

It seems that with good things, the realm can be sublimated.

Feng Yu found Fu Guangzheng and patted him on the shoulder: "What good thing do you see?"

Fu Guangzheng shook his hand and almost threw out the vase in his hand.

"I was shocked, here are all fragile things, you can't just pat other people's shoulders." Fu Guangzheng complained.

"Okay, it's broken, I can't afford it, why?" Feng Yu said indifferently.Zhu Boss next to him rolled his eyes. Where did the soil buns come from? They are all antiques, and many of them are priced very high.

The vase in the hands of the gentleman in front of him is priced at 3.2 million. Who does not feel bad when the 3.2 million is broken? Really blow!

Fu Guangzheng knows that Feng Yu is not bragging, not to mention the fact that there are nine fakes and one true, Feng Yu just bought all the things here at the price of genuine products, and he can afford it!

"Let it here first, this one is fake at first glance. Come with me to see the things over there."

The corners of Zhu Boss's mouth twitched. This person does not understand the rules. The things inside of us are originally nine false and one true. If they were all true, our place would not be a cultural relics museum!

Purchasing and exchanging antiques is an insight in itself. Many people like to pick out the real from the fake. There is a sense of accomplishment and satisfaction.

Even if the rules in the industry are found to be false, they will only say that they are inaccurate. How can they be said so loudly!

But this person was brought by Fu Guangzheng, a regular customer, and he was also a little helpless and didn't want to lose Fu Guangzheng, a big customer.

"This gentleman, we are forbidden to make loud noises here. Also, Mr. Fu, you know what rules we have here, don't make me embarrassed." Zhu Boss said unhappy."Don't talk nonsense, I want a set of writing brushes, paperweights, brush washes, inkstones, brushes, ink, etc. are the best. If you pick it up and take it, I will pay if it is true. ."

Feng Yu doesn't have time to tell the truth from the fake, um, he can't tell. You say look at the expression? The guys in this shop are all Oscar-level actors!

Zhu Boss frowned, and patiently explained: "Sir, if you want to buy these things, I suggest you go to those places that specialize in selling these things. We sell antiques here! "

"I know you are antiques, what I bought is antiques." Feng Yu looked like a nouveau riche.

Fu Guangzheng explained in a low voice: "Zhu Boss, please help me bring a few sets. I am a friend and I won't be kidding you."

With Fu Guangzheng's words, Zhu Boss asked the guy to take a few sets and put them on the table. As soon as they were about to introduce them, Feng Yu asked, "They are all true, right?"

Zhu Boss held his breath in his chest, do you understand the rules, where did you ask?

But this time, he really took it all. That Mr. Fu is the big boss from Hong Kong. If he can become friends with Mr. Fu, he must also be a rich man.

As for the vase just now, this person just glanced at it and judged that it was fake. What a look!Where did he know, Feng Yu just said casually, and it happened to be right.

"It's all good things." Zhu Boss could only answer implicitly in accordance with the rules.

Feng Yu nodded: "How much is it?"

"which one?"

"I'm asking how much all these are." Feng Yu asked impatiently.

All, all? Does this Boss want these things?

Zhu Boss quickly calculated the cost in his mind, and then thought about it. He didn't dare to increase the price too much, and reported the profit by adding 30%.

"Okay, cheap, I want it! "

Zhu Boss opened his mouth wide, cheap? There's more! Instead, he began to feel heartache. He knew that this unruly Boss was so happy that he should offer a higher price.

"What are you doing?! " Fu Guangzheng suddenly drank at a person who approached.

Chapter 1526: Uncle Feng (request To Order And Ask For Votes)

Feng Yu was holding a piece of ink in his hand. He was so scared that he threw it directly on the ground and broke it with a snap!

Feng Yu is not happy anymore, this piece of ink is a lot of money, and money is not so prodigal!

He turned around and just wanted to ask the other party what he was doing so close, how could he know that the other party said timidly: "Uncle Feng?"

Huh?

what did he say? Uncle Feng? He knows me?

wrong! This person looks like he is in his twenties, and he calls Uncle Laozi for Mao. Where does this come from? Am I that old? !

Zhu Boss looked at the young man Lu, and then at Feng Yu. How old are the ages of these two? How old is this gentleman?

No, this son of Lu, the family can be very powerful, is this also a child of a big leadership?

But Zhu Boss racked his brains and didn't think of any big leadership with the surname Feng. Could it be that his mother is the big leadership, or his uncle or uncle?

Fu Guangzheng looked at the opposite, Feng Yu's nephew in confusion? Why hasn't he seen it? But Feng Yu's sister and cousin are not so old, right?

Feng Yu frowned and asked, "You are?"

He thought about it for a long time, but he didn't remember that such a big nephew appeared somewhere."Uncle Feng, my surname is Lu. I met you at Sanshu's house a few years ago." Lu Mingyu prompted.

"Are you the nephew of Young Master Lu?" Feng Yu seemed to have that impression. But at that time this kid was still in middle school, and now it has changed quite a bit.

If it weren't for his surname Lu, Feng Yu would feel a bit like Young Master Lu, and I'm afraid he wouldn't recognize it when he saw it on the road.

"Yes, yes, my name is Lu Mingyu. Uncle Feng, you also like antiques? Lao Zhu, show me all the good things. If you dare to bring out a fake one, I will smash your shop! "Lu Mingyu shouted at Zhu Boss.

Feng Yu almost laughed, old Zhu, old pig? Isn't this the second brother! Looking at this figure, it really looks a little bit like.

Lu Mingyu, Young Master Lu's son is Lu Mingyang. From this point of view, it should be a family.

"Hey, Ming Yu, don't embarrass Zhu Boss, I have finished buying things. By the way, Zhu Laban, wrap these things up for me, including this broken piece of ink, and send them to my car in a while. Not so much cash, Is the check OK?"

When Zhu Boss saw the attitude of Lu Gongzi towards this man, how dare he to despise it. It is said that people just spoke a lot, and they didn't pretend it. They really didn't put the money in their eyes.

"The check is fine."
"Uncle Feng, I'll come." Lu Mingyu cried, looking very courteous.

"Where did you get the money?" Feng Yu glared over.

Lu Mingyu fainted immediately, and said in a low voice, "I made a profit by picking up things."

Zhu Boss was very contemptuous of Feng Yu in his heart, and he even taught others, where did you get the money? You don't make a counteroffer when you buy things. Such a prodigal, this money is certainly not hard earned, you are not the same kind of people!

Feng Yu took out the checkbook, swiped in the amount, signed the name, and handed it to Zhu Boss: "Pack it up, I'll go back to Lu Yuan."

Zhu Boss accepted the check impatiently, glanced down, his eyes widened suddenly.

"You, you...you are Feng..."

"Hush~~ I don't understand the rules, let's not make any noise here! " Feng Yu returned what Zhu Boss had just said.

He is not careful to hold grudges, really not.

Zhu Boss hurriedly shut up, bent over slightly, and then turned and walked back. He wanted to confess that the man must have packed the goods.

Just now he suspected that the other party could not afford these things, that the money the other party spent was not coming from the right way, and that he was a nephew of a major leadership.

But he never expected that this man turned out to be Feng Yu, the richest man in the world!It's no wonder people don't take the vases worth millions of dollars in their eyes. It's no wonder people disdain as contempt to everything here, no wonder they don't bargain for things.

Because he is the richest man in the world and the richest person in the world.

Don't talk about buying this thing, even if you buy this entire house, including all the authentic and fake antiques, it is very easy.

Rumor has it that the world's richest man not only has the highest assets, but also has the most cash in his hands. And not like other rich people, most of the assets are Corporation assets, which cannot be quickly realized.

This little money is really not seen by others. Perhaps for the world's richest man, the money spent on this thing is one hair from nine oxen.

"Ming Yu, this is Hong Kong Fu Guangzheng Boss, and Young Master Lu also knows him, you too...call Uncle."

"Uncle Fu is good." Lu Mingyu was very clever to call people.

The corners of Fu Guangzheng's mouth twitched a bit, where such a big cheap nephew appeared. Young Master Lu, he is not familiar at all.

"Hello." Fu Guangzheng squeezed a kind smile, trying to make himself look like an uncle.

"Ming Yu, is your vision really good? Picking up leaks is so easy? Have you ever thought about why you are always picking up leaks? Is it luck?" Feng Yu asked.Young Master Lu is Feng Yu's long-term investment, so you can't let Ming Yu, the hapless child, be fooled.

Lu Mingyu has a dumbfounded look, have I missed a lot? It’s only once a month, and sometimes it’s a punch. But he thought about it carefully. It seemed that every time he lost money, he didn't lose much, but he could always find a big leak.

In this way, it seems that something is really abnormal!

Think about the people who came with him and ask him to help him get officially approved or something, and he understands what is going on.

Seeing Lu Mingyu's sudden realization, Feng Yu educates: "It's fine to understand, don't touch it in the future. Seeing that you are in this way, if you really want to make money, come to work in Uncle's Corporation. "

When Feng Yu called himself an uncle, he faced children under ten years old. This time facing Lu Mingyu, who was in his 20s, felt strange.

"Thank you Uncle Feng, I have to go home and discuss this with my elders."

"Yeah." Feng Yu nodded with his hands behind his back, like an elder.

Zhu Boss ran over at this time: "Mr. Feng, Mr. Fu, Mr. Lu, it will take a while for those things to be taken-out. How many people will go to the backyard for a cup of tea? It's not very good tea, but it can be imported."The richest man in the world, this is not good enough. If you become a regular customer and come here once a month in the future, even if the shop does not come to the big heads who buy fake goods, the shop can still make a lot of money.

Feng Yu glanced at Zhu Boss: "Don't drink the tea, just take the things quickly to me. Guangzheng, do you see anything?"

Fu Guangzheng shook his head, what else to look at. Let you make it, I don't have the fun of Taobao at all!

Feng Yu pointed out that Lu Mingyu said to Zhu Boss: "He will come again in the future, if you dare to sell something to him, or accept something from him, don't blame me for being polite! "

Lu Mingyu can often pick up leaks, and this shop must be a ghost.

Zhu Boss smiled with an awkward look: "Definitely, definitely."

He secretly calculated that perhaps his shop should be sold, and the money he made over the years is enough for him to return to his hometown and live a stable life.

The water in the capital is too deep!

Chapter 1527: Guiding Lu Shao

Feng Yu Lu Mingyu followed all the way back when they returned to the city.

While still on the road, Feng Yu received a call from Young Master Lu: "Feng Yu, I heard Ming Yu say, did you meet?"

"Well, Young Master Lu, since your family has chosen you as the representative, don't be accidentally involved." Feng Yu pointed out.

"Thank you for Mingyu's affairs. I will let my eldest brother take care of it. If you are free tonight, let's have a meal with brothers?"

"Fu Guangzheng and I were going to have dinner together. If you don't mind, come over tonight."

"Okay, then I'll be there after get off work."

Fu Guangzheng, the leader of Hong Kong's new generation of wealthy people, Young Master Lu will go up in the future and needs the support of such people.

If you have multiple friends, you have one more way.

At night, in the Quanjude box, there are only Feng Yu, Young Master Lu and Fu Guangzheng.

"It's still the most interesting to have a meal with friends. You don't need to worry about so much etiquette, you don't need to drink wine, you can fluently saying all one wants." Young Master Lu exclaimed.

Although he can drink better, he doesn't like getting drunk either.

Feng Yu picked up the glass and took a sip of beer: "Who let you in the public door, of course, you have to be careful. I am different from Guangzheng, we are just ordinary businessmen."Young Master Lu smiled and shook his head. Who would dare to treat you two as ordinary businessmen? If you two are ordinary, then no one else is a business man.

But what Feng Yu said was right. He was in a public house and he did pay more attention to it. At the beginning, he was also one of the four young masters in the capital. How unrestrained and comfortable, now, he is just a government employee/civil servant who wants to be motivated.

Fu Guangzheng also echoed: "Yes, Brother Lu, as an Executive in China's largest communications industry, must be a lot busier than us."

"That is, under your leadership, the market value of Yidong Corporation continues to rise. Now the assets have exceeded 250 billion RMB, right? I heard that last year's net profit was close to 450 One billion RMB?" Feng Yu laughed Said.

The profitability of Yidong Corporation is very good. Young Master Lu has been diligent in the past few years. In addition, China does not give opportunities to other foreign communications corporations, making Young Master Lu quite successful in recent years.

"Eh~~ This is not all my credit, it is the result of the joint efforts of all the staff." Although Young Master Lu has a humble tone, the expression on his face is clearly full of pride.

In front of his friends, he does not need to deliberately hide.

"Young Master Lu, you don't have to be humble anymore. Your credit must have been noticed by the top. How about, you have almost exercised in Company, did not say where you are going next?" Feng Yu asked.It's actually very good in Yidong Corporation, but if working at Company is too long, the local experience will be slightly insufficient, which will affect Young Master Lu's upward move.

The children of these big families, aren't they all tossing back and forth from place to capital and then to place.

Young Master Lu has worked in Yidong for several years and has achieved remarkable results. He also led the acquisition of a large mobile telecommunications company in Hong Kong, which can be regarded as allowing Yidong Corporation to go out.

However, the country is now more vigorously supporting the connection to the Corporation, fearing that the East Corporation will dominate and monopolize the market, and the problem will be hidden under the prosperity.

In this way, during this period of time, the development of Dongdong Corporation will no longer be so rapid. Young Master Lu can just get down to the place to catch up with the next year of change. Maybe it can move.

When Young Master Lu gets down, Feng Yu helps, and the relationship will be closer.

Young Master Lu's expression is a bit tired at this time: "I can only get some not-so-good positions when I go to places. If I can make some results again, then after the new year, I can go to some good positions. "

The power of positions at the same level can vary greatly.

At this level of Young Master Lu, his family naturally still has a way to push it, but it is not easy to get Young Master Lu to jump out of the Company and return to the Government. It is not easy to maintain this level. It is too difficult to choose a place. After all, Young Master Lu's age is still too young.If the Young Master Lu is over 45, with Young Master Lu's performance at this time, it is easy to continue to exercise for two or three years, and then half a step. But Young Master Lu is not yet in his forties. If he could make a half-step in his early forties, it would be too garish and difficult.

Of course, it is not absolutely impossible, and now the official/manager is promoted to be younger. The key is to have a harder performance.

Grades? Feng Yu pinched his chin, thinking how to help Young Master Lu.

He looked at the phone on the desk, and suddenly remembered a good way, which is also a very common way in previous generation/life.

"Young Master Lu, now the benefits of Moving East Corporation are very good, but the number of users has grown much slower, right?"

"After several years of explosive growth, it has gradually slowed down. Coupled with the state's support for connectivity, and PHS has also emerged as a new force to be reckoned with, the number of our users has grown more and more slowly. Of course. At present, we still have many special services, such as MMS and CRBT, and we still have the largest number of users in China."

"In other words, there is nothing you can do in a short time in this regard. I don't know how to increase the benefits again. We have also launched a lot of various call package services, such as SMS, MMS, and CRBT. We did all of this."Young Master Lu looked distressed. He felt that his moves were exhausted, and he couldn't think of any good way to achieve political achievements in a short time.

Of course, Feng Yu pointed him to the MMS and CRBT. This ringtone alone can bring a lot of profits to Yidong Corporation every month, and this profit is still growing.

There are also package services. For example, if you pay a fixed amount of money a month, you can get some airtime gifts, text messages, etc. It seems very cost-effective/worthwhile. But many people couldn't use so much talk time before, and even many people didn't send text messages before.

In other words, a lot of business in this package is simply not exhausted. For those who consume a lot, because they use it too frequently, the packages are used up by the end of the month, and they still have to cover the phone bill.

This is equivalent to a disguised bundling, and it gives others a feeling of membership discount. In fact, on the whole, some people do save money, but more people are completely discounted to dupe/sway, which is profitable Or move East Corporation!

"Young Master Lu, have you noticed that many people now have a lot of mobile phone bills every month?"

"What's wrong, many people call too many phones. Mobile phones are used to make it easier for them to make calls. Don't you buy a mobile phone and don't make calls? Just like buying a car, don't they have to refuel every month?" Young Master Lu retorted."Very well, so you admit that many people have bought mobile phones and are not willing to use the phone bill? I have a way to solve this contradiction."

"What can I do?" Young Master Lu leaned over, asking for advice.

"Charge your phone bill, send your phone! "

Chapter 1528: Words Exceede 5100
what? Charge your phone bill and send your mobile phone? !

In the past, Yidong worked with Aihua mobile phone to buy a mobile phone and get a free call fee. The effect was not bad.

But charging the phone bill and sending the mobile phone, is this the opposite?

"Feng Yu, did you say the opposite?" Young Master Lu hesitated.

Even Fu Guangzheng next to him is blank. He has never seen this event in Hong Kong or abroad.

"I didn't say the opposite, what I said was to charge the phone bill and send the phone! " Feng Yu had a mysterious smile.

"That's how much phone bill you have to pay before you can send a mobile phone. Feng Yu, although Yidong Corporation's phone bill profit is not low, it is not that high! "

Now a mobile phone is several thousand yuan, of course, there are also cheap ones, but moving to the East Corporation, can you send those small brands? It must be Aihua brand, Wind & Rain Brand or a big foreign brand.

Feng Yu tried to find a way for him, and he must take care of his own brand under the Corporation.

"Don't worry, listen to me and tell you in detail. Now many people's telephone bills can be reimbursed, right? Among them, many people are reimbursed for a fixed amount. Their monthly telephone bills often exceed This amount, so they will choose to buy some packages to reduce consumption, right?"
"A good mobile phone costs thousands of dollars. Many busy people usually have more than one mobile phone and more than one number. At the beginning, we had two internet/network modes, G** and CDMA, for connectivity. Specially designed dual-network dual-standby mobile phones, the price is also expensive."

"However, having two numbers on a mobile phone seems very convenient, but it is very tasteless for people with a lot of calls. Because this is still a mobile phone, the battery power is not enough. So this measure can be very convenient. Attract these customers to a large extent."

"There is also that many people want to buy a mobile phone but are reluctant. When they are willing, they think it is expensive. After this preferential activity appears, it will attract consumers who hesitate over what move to make, making them feel that they are taking advantage of it. . Anyway, it also costs phone bills, and it’s a mobile phone for nothing. What can you have against it?"

"Surely many people would think that the mobile phones we gave away are bad, but what if we give away our Aihua brand and Wind & Rain Brand mobile phones? Will this worry be dispelled?"

"Wait a minute." Young Master Lu interrupted Feng Yu, "I really gave you the Aihua brand and Wind & Rain Brand. If the cheap machine of a few hundred yuan is okay, we really don't have such a high profit. "

Young Master Lu said in his heart, I asked you to help me figure out how to increase my profits. This is the political achievement, but I did not ask you to help me increase sales, but my profits were reduced!It is not political achievement, but failure (Waterloo).

"The higher the charge, the more expensive the gift phone. If you top up a thousand yuan, you can only get the cheapest one. If you top up 10,000 yuan, you can get the latest mobile phone."

"Ten thousand?! How many recharges are so high! " Young Master Lu shook his head, Feng Yu still doesn't understand the situation. Many people charge twenty or thirty a month for their phone bills. One recharge is 10,000 yuan. What income group?

"I'm just giving an example, but there will definitely be a lot of people recharging for three to five thousand. And if the mobile phone you give away is about one-third of the phone bill. The one with more than ten thousand recharges, we have to give it away. The latest smart phone."

Nowadays, one or two thousand mobile phones are relatively common, and three or four thousand are better. Of course, there are also those over five thousand yuan, but there are not many people willing to buy them.

However, Feng Yu believes that those who are willing to spend 5,000 yuan on a mobile phone are willing to recharge more than 10,000 yuan and receive a new smart phone.

"And for this charge and gift mobile phone, naturally there must be a new package, that is, how much is the minimum consumption per month. Then the money will be returned to the mobile phone every month in the form of the phone bill. Of course, this part of the money is less than the minimum. The consumption amount is the part that the owner needs to recharge."
"The return time can be one to two years, and different consumption packages can be customized according to different lengths of time. This package is definitely high for ordinary people. But for people who spend a lot of money each month , It's not a matter at all."

"There can be many changes in this, such as the free call charge can be discounted by the airtime, the gift text message can be discounted and so on."

"And there can also be some corresponding restrictions, such as two types of old users and new users. Old users who have used Jiedong's number for more than a certain number of years can enjoy this kind of activity. They are old mobile phones. The type of person who should be replaced."

"New users are to apply for a new card, which can be bound to the machine. Most of them are the kind of people who want to buy a mobile phone and also need to register a number, such as college students, or people who have just started work."

"No matter what kind of person we are, we must have targeted services. Those old users originally have a card, what if you request a new card? Give the dual-card dual-standby phone I just mentioned so that they can use it. The new card does not need to abandon the old number. In this way, it can attract many users who were originally connected."

Young Master Lu's eyes are getting brighter and brighter. This is a good way. You can also grab people from old connected users!What Feng Yu said was not particularly detailed, but it gave him a new direction. How to do it, you have to go back and discuss it with your subordinates.

To stimulate consumption, profits must also be guaranteed. No matter how low the profit is, as long as there is, it is political achievement!

There are also gifted mobile phones, and it’s important to study which grade to give away which mobile phone.

"Feng Yu, do you offer some discounts for mobile phones?"

"Of course, the price given to you is definitely the lowest price, just like the price we gave to the post. If you are willing to give us some advertising, then the price can be lowered appropriately."

If you put up banners, posters, and other advertisements in the Yidong business outlets across the country, the effect will certainly be good.

Nowadays, some foreign mobile phones are entering the China market again. Many Chinese still like foreign brands, which has had a big impact on the Wind & Rain mobile phone and Aihua mobile phone market. Those foreign mobile phones also have many innovative highlights in terms of design.

However, the mobile phone charge and free mobile phone activity alone can boost the sales of Wind & Rain and Aihua!

In the past, mobile phones were sold in the east business hall next door. Now it is more convenient to sell mobile phones directly in the business hall.Many people may not have thought about changing their phones, but they will inevitably be tempted to see such a discount event.

Anyway, you have to pay the phone bill, and you can get a mobile phone for nothing. Why not?

This method will definitely bring the profits of Yidong Corporation to a higher level!

Chapter 1529: Contract Trap

Young Master Lu went back that night and arranged for his subordinates to make a plan. He had to work out the plan within a week and start to implement it, and then after the Chinese New Year, he could move smoothly.

Under the personal urging of Young Master Lu, the plan came out quickly. And some people have started contacting Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones. They have to calculate the cost and work out the best plan.

Originally, the subordinates also said that since this plan was developed, consumers should be provided with more choices, not just two brands of mobile phones, but more brands.

However, this was denied by Young Master Lu. He claimed that these two brands of mobile phones were of high quality, cost-effective, and were domestic brands, and others did not object.

Young Master Lu looked at the plan. There are so many talents in the Migration Corporation. Some people have proposed to make some overlord clauses in the contract, that is, to get an unequal treaty. Anyway, when ordinary people apply for a card, they will not look carefully contract. This is like when you click I agree when you download some software on the internet/network and install it. Who has time to read those terms?

Most people think that the contract will be the same anyway if someone else does it. I haven't heard of any problems, what else do they need to see?

This can attract more consumers to move east to the Corporation to spend, and then be attracted by the superficial preferential conditions, but in fact it does not take advantage of it.For example, as long as they set some restrictions on the call-back fee activities, such as the transfer of the intranet call charges, it can only be used by mobile users. In addition, if the consumption is not completed this month, the billing is also charged according to the consumption, which can increase the actual profit of Yidong by a lot.

Don't underestimate these few minutes, this is a lot of money together. Just like the bank often pays a few cents, instead of rounding up, but directly zeroing out.

It seems that you have not lost much, but don't forget their huge user base. One hundred million transactions per month, with an average of three cents erased from each transaction, then an additional three million yuan in additional profits will be made every month!

What's more, what is erased is more than three cents?

The same is true for mobile users. In fact, they should be regarded as an industry with small profits but quick turnover, but they cannot suppress their large volume and many users, so their profits become very high.

As their internet/network construction gets better and better, in fact, their costs are declining. And the rate of decline in telephone charges, etc., is not as fast as their costs.

This is also the reason why there are so many rich people in the banking and communications industries, because the income is really considerable, as long as you have enough users.

..."Young Master Lu, your Corporation has so many talents, why are you still looking for me to advise you." Feng Yu sat in Young Master Lu's office/bureau, enjoying tea.

"You came up with this plan. I'm not worried about any loopholes. Besides, this is also a cooperation between our two Corporations. You are the Chairman of Taihua Holdings. It should be checked by yourself."

Feng Yu smiled and shook his head. He knew that Young Master Lu was indeed afraid of mistakes, because this was his critical period.

Feng Yu also doesn’t want Young Master Lu to have problems. His investment in Young Master Lu is not low, and he doesn’t ask for a big return. If something happens in the future, someone will always help him say something, or help him pass an information Words.

Feng Yu looked down at the plan. The plan was very detailed, divided into multiple grades, and provided 20 mobile phones for the event.

The cheapest is the Wind & Rain mobile phone that sells the most, 399 yuan RMB, the most expensive is Wind & Rain S2 smart phone, S3 is soon to be launched, you can join the event at that time, the gift of the mobile phone will be over time The change changes.

Feng Yu mainly looks at the contract, whether there are any problems with the terms in it.

This look really saw the problem.Clause 1, Party B must ensure that the mobile phone number that deposits the phone bill at a time, and the obtained mobile phone have more than one local successful corresponding call records per month, and the actual phone bill is generated. Once the card is used separately, the next month Party A The transfer of special pre-deposited calls will be stopped.

Clause 2: During the agreement period, if Party B has a repair or replacement, it must change the mobile phone serial number in Party A’s business hall with a valid after-sales maintenance work order in the current month, in order to transfer the phone bill every month according to the agreement. If Party B fails to provide a valid after-sales work order, or delays the replacement time of the mobile phone serial code, Party B shall bear the loss caused by the failure to transfer the call charges in time.

Clause 3: If Party B’s mobile phone is damaged or lost, the system will no longer transfer relevant charges to Party B’s mobile phone number.

Clause 4, the free call charge is the call charge within the Yidong network, which can only be used between Yidong users.

Clause 5: The free phone bill in the current month is limited to the current month and cannot be transferred to the next month's consumption.

Chapter 1530: Service Is Important

When Young Master Lu heard Feng Yu's words, he hesitated: "There is no need to cancel those invalid clauses, right? Some people come to make trouble, and when the time comes, let them look at the contract, and many people choose to default."

Feng Yu sighed: "Young Master Lu, you are a mobile communication service provider, do you understand that you are a service provider? What you sell is service, it is service! "

"I know, you want to say that you are an operator, but in fact, what consumers buy is your service! "

"I'm not saying that customers are God, so you have to be flattering, customers are more than everything. But you have to provide good service after you collect money?

"These terms, I see what you mean, you already know there are problems, but they can bring you more benefits, so you want to keep them, right?"

"You think that your state-owned enterprise is an industry Boss, so you can be tougher, right? Don't say that you still have a connection as a competitor. Just talking about the consumers, you think it will definitely not make things worse?"

"How developed the internet/network is now. Once someone catches the problem in your contract and amplifies it, what will be the consequences? Yes, you are equivalent to a semi-monopoly industry. If you don’t choose you, you have to choose connectivity, or PHS, there is no more choice."
"The meat is rotten in the pot, but have you ever thought about how much this matter will affect you personally? Yes, it is very likely that this matter will not break out before you transfer, but you transfer Later, this thing broke out, do you think your successor will carry this scapegoat?"

"At that time, this pot will not be thrown on your head? Do you know what impact it will have on your future?"

Young Master Lu wants to go up. If you want to become one of the strongest men's team in Asia, there should be no stains on the resume!

Although this will result in a lot less profit for Yidong Corporation and fewer new users, there is no hidden danger in security. The contract terms are clearly explained to the customer and the customer is allowed to choose.

Even if it is clearly explained, many customers will still choose to buy, after all, in their opinion, it is still a call for nothing.

In fact, for some users, they do get a discount. Of course, there are still many people who will be attracted by this discount, even if the consumption is not so high, they still feel cost-effective/worthwhile and buy.

Just like there are always people who buy a lot of products that seem to be very cost-effective/worthwhile, but after buying them, they find that they are not available at all. They are just blinded by the cost-effective/worthwhile word.Young Master Lu lowered his head in thought, he was weighing the pros and cons of this matter. If these terms are added, then the business will be very fiery/popular in a short time, which will add a good performance to him, so that he can go to the position he really wants to go, and others will not be able to compete with him.

However, the hidden danger Feng Yu said also exists. He must carefully consider whether the family can be settled if this hidden danger breaks out and whether it will have a major impact on his career.

Young Master Lu lit a cigarette. His face was behind the smoke and looked a little distorted.

Feng Yu sat there quietly, drinking two sips of tea to moisturize his dry mouth. How Young Master Lu chooses also determines how Feng Yu will support him in the future.

Too much attention to immediate benefits, too simple and rude to do things, regardless of the future, is it still worth Feng Yu's investment?

Not to mention other aspects of support for Young Master Lu, it is purely emotional, Feng Yu will also feel that this friend has different values from him and cannot be in close friendship.

Young Master Lu forced the cigarette butt out in the ashtray: "You are right. Doing so will not only leave hidden dangers, but also make the atmosphere of the East Corporation worse. In case the future successor does the same, right The people are too unfair."

"I will ask people to take this plan back and modify it. We are a service provider, so we can improve our service. At this point, we can also make achievements! "In Young Master Lu's expression, he regained his self-confidence and became vigorous again. He originally had help at home, so it was easier to walk than others.

But it is only easier now. In the future, the family will give him less and less help, mainly relying on himself. He needs grades, but don't want that kind of pitted grades.

He is also an arrogant person. If it were back then, he would have crossed out those potentially deceptive terms without hesitation, but he didn't know when he changed.

But from this moment on, he has to rediscover his original dream of being a government official, that is, to be a remembered official/manager!

How can I be remembered by others, so that I can still remember my own good? Then we must do something that is in the interests of the people!

And this choice, leaving no hidden dangers, is best for him in the future.

Feng Yu is very satisfied with Young Master Lu's choice. Only if Young Master Lu chooses this way, Feng Yu will continue to support him vigorously.

"Young Master Lu, you will definitely not regret your choice today." Feng Yu said confidently.

"Hahaha, I never regret anything." Young Master Lu held his head high."That's good. Someone once said that service is the beginning of sales. After customers, there will be more customers. If you can improve the service attitude of the employees of Yidong Corporation by a large margin, then I can guarantee that there will be More people are willing to choose you to move to the east instead of being connected or PHS."

If you go to Tongdong to apply for a new card, but the other party's attitude is very bad, and the next door is Yidong, then would you choose to go to Yidong to apply?

Some people may find it troublesome, but there are definitely some people who choose to move to the east. Anyway, it is the same for them, why should they be angry after spending money?

You don’t have to be an uncle when you spend money, you don’t have to be a god, but you definitely don’t want the other person to be ignorant and bully!

"The attitude of service has improved? You mean that the employees of Yidong Corporation have a bad service attitude? I have seen that the service attitude is quite good." Young Master Lu looked surprised. It shouldn't. He emphasized at the meeting that we should provide consumers with quality services.

Feng Yu doesn't look like Young Master Lu looks like a pretender, which shows that he has been deceived.

"Are you sure that when you went there, you didn't greet you from behind? Are you sure what they let you see is your usual work status? Bank has unannounced visits, do you move East Corporation?"
"Have you been to those business halls? Are those small business halls the same as the large ones? Don't say that those are outsourced, they are the brand of your China Relocation Corporation, which represents your image! "

"Listen to you, the following service attitude is very bad?" Young Master Lu was a little unconvinced, it might be possible, but it shouldn't be bad?

"Don't you believe it? Then you disguise yourself and go down and take a look?"

Chapter 1531: Seeing Is Believing (subscribe)

Feng Yu drove an old Eastern Divine Deer and took Young Master Lu to a less prosperous area in the capital.

The car turned a few turns and saw a Yidong business hall.

"How about this one?"

"It's okay, I don't believe it. How can this service attitude be worse? I will test it for a while, and you will watch."

Feng Yu glanced at Young Master Lu: "You? I said I asked you to change your clothes, so you changed your coat. You don't look at your clothes, you can be seen as leadership at a glance. Those people can embarrass you. ?"

"Then what do you want to do, I am a bit wrong in my clothes? I have to dress like you and wear them casually?"

"Pull the shirt out of the trousers, rub the shoes on the dirt for a while, and the watch is taken off, and the hair is messed up." Feng Yu began to make changes to the image of Young Master Lu.

After doing this, Feng Yu nodded in satisfaction, like the dress of a rural person entering the city in a TV series, the soil is gone!

Young Master Lu wanted to look in the mirror. Feng Yu didn't let him look. The proud Young Master Lu would never get out of the car if he saw himself in this image!

Entering the store, a salesperson walked over and asked in a soft voice: "What business does the two gentlemen handle?"Young Master Lu looked at Feng Yu provocatively, did you see this service attitude, speak softly without losing enthusiasm, can you still say no?

Feng Yu opened the mouth and said, "I will apply for a mobile phone card, and he came with me."

"Is it the new card number?"

"Correct."

"Please show your ID card."

"Huh? I didn't bring my ID card." Feng Yu pretended to be blank.

"Well, let me ask about our leadership, maybe more money."

Feng Yu looked at Young Master Lu and saw it. Since the New Year's Day of this year, Yidong has stipulated that an ID card is required to open a mobile phone card. You said there is a way. This is a violation. Do you think this business is good?

After a while, the female salesperson came back: "If you don't have an ID card, then you have to pay an extra 30 yuan card fee."

At that time, Young Master Lu wanted to ask what the card fee was. Why didn't he know that there was this fee and what was the basis for the fee?

But after being pulled by Feng Yu, he didn't say a word. However, he knew that the following business outlets did have big problems, and they blatantly did not abide by the above regulations.

"I also want to apply for a package." Feng Yu said.

"Okay, we have a variety of package services here, take a look, what do you like?"
"Just tell me which is the most cost-effective/worthwhile." Feng Yu looked impatient.

"Let's take a look at this. The monthly rent is 19 yuan, 60 minutes of phone calls are free, 100 text messages are free, answering calls only cost 1.5 cents, and making calls only cost 30 cents."

Feng Yu looked at the list, then glanced at Young Master Lu calmly.

Seeing that, the gift was a local call, she avoided the seriousness and didn't say anything. The gift of a hundred short messages was on the network, which means that she could only move to the east, and she also concealed it. As for the cost of dialing and answering, it is also in the city, she didn't mention anything about roaming!

Moreover, the rent of 19 yuan this month means that you use it or not, and you will deduct 19 yuan every month. She did not mention that.

"If you have a lot of calls, I suggest you choose this 39 yuan package, which is more cost-effective/worthwhile. If you do business, then this 79 yuan package is also very good, and the free airtime is more... …"

Feng Yu put the list on the table: "What if I go to other provinces?"

"That counts as roaming, and a roaming fee of 60 cents per minute will be charged."

"Then why didn't you just say it? Can I call outside the province for the time I donated?"

"No, that's also a roaming."

"I mean to plan out the roaming fee, can this free time be used outside the province?"
"Nor."

"What about the outside city?"

"It still doesn't work. For an hour, if you think about it, the city calls are not enough." The salesperson was obviously a little impatient.

"Then why didn't you just say, aren't you a lie! " Feng Yu suddenly said loudly.

"Eh, what do you guys say? How did I lie to you? Isn't it clear and clear? You can't read it yourself? I kindly explain to you, why are you still slandering people! " The salesperson also raised He heard his voice and stood up, looking at Feng Yu live high and look down, as if to suppress him in aura.

"Call out your leadership, I want to complain! " Feng Yu looked angry.

"Leadership? This business hall is packaged by my family. Leadership is my second uncle. Who do you complain about? Tell you, if you don't have an ID card, we can do it for you. Nowhere else can do it! " The salesperson arrogantly Said.

"I went to Yidong Corporation leadership to complain! "

"Hey~~~ They can't control it. We paid for it. This is a contract. Do you understand the contract! "

Feng Yu suddenly smiled at this moment: "You are the XX road business hall, right, Young Master Lu, have you noted it down?"Young Master Lu's face was darkened to the bottom of the pot at this time, and he found a business office casually, and the problem was that big. What kind of service attitude is this blatantly violated, and deliberately deceived, actually clamoring that Yidong Corporation cannot control it?

Then I will let you see if we can manage it!

"Who are you? Second Uncle, come on, there is a disturbance here! " The salesperson grabbed Young Master Lu who was making a confidential call to take action and shouted into it.

Hula la, three men ran out of them, and suddenly surrounded Young Master Lu and Feng Yu.

"What do you two do? Who do you want to call? Search them, is it a reporter's unannounced visit, recording or video recording."

"Do you still dare to search? Who gave you the power! " Young Master Lu was furious. These people dared to do anything illegal.

"Hmph, tell you, there are people above me who are not honest, so I will fight for a while before talking about anything else! " a man threatened viciously.

Suddenly he felt that the collar was being held, and a voice came from behind: "Who are you going to hit?"

Before he could react, he saw the world rotate, his head was pressed to the ground, and his arms were pinned to his back. At the same time, his two relatives were treated the same, and they were all pressed to the ground.Feng Yu's bodyguards saw Feng Yu being surrounded by people outside the window, and rushed in quickly. Fortunately, the Boss didn't have any trouble, otherwise they would be sorry for the high salary they received.

The salesperson who was clamoring just now was dumbfounded. The small business hall was actually crowded by a group of people in casual clothes. They seemed to be these two people, so what did these two do?

"Young Master Lu, how to solve it, you can figure it out. You have never seen this kind of situation when you are investigating below? What real scenes can you see if you are hugging before and after?" Feng Yu sarcastically .

Young Master Lu looked at the few people who were pressed on the ground with a grim look: "Aren't you someone up there? Give you a chance, call, and I will see who is above you! "

Today he was slapped in the face, and he was slapped.

He was dignified as the Executive Executive of China Yidong Corporation, and he was almost beaten in the business hall of Yidong Corporation. If this spread out, he would have become a joke for 49 cities!

Chapter 1532: Lu Shao's Fanfare

"Today I will tell you a story. I saw it with my own eyes and experienced it myself. If it weren't for my own experience, I wouldn't believe it..."

"Is this our business outlet? It is illegal to deceive customers and to adopt tough methods/tricks! I have emphasized to you that we must pay attention to the quality of service, and we must pay attention to the quality of service. This is what you do?"

"Don't tell me anything, that's an example, see a leopard through a narrow tube, you can see it! Every time you go to inspect, you are all eager to show off your achievements in corporate internal publicity. Just like this service , What is there to show off! "

"Give you three days, let someone check all the business outlets immediately, and then each outlet will sign a letter of undertaking. Whoever violates the letter of undertaking will have their business qualifications cancelled. At the same time, his superior units will also be Punishment! Everyone manages fragments, and I will let the people supervise them. Once similar problems occur again, punish severely! "

At the internal meeting of Yidong Corporation, Young Master Lu was furious, slapped the table and yelled, so that no one dared to speak. They all heard that Young Master Lu went to WeChat for private visits, and a conflict occurred. Looking at the attitude of Young Master Lu, things seem to be serious.Although we talk about democratic centralism now, the top leader is the top leader. Discuss with you, that is democracy. When it should be strong, then focus!

"Which one of you has something to do next, let's talk about it." Young Master Lu eased his tone, as if his anger had disappeared.

Others started talking about jobs that were not painful or itchy, and they all said it nicely. They have all heard that Young Master Lu is about to be transferred, and during this period, no one dare to make Young Master Lu upset.

Otherwise, before Young Master Lu transfers away, he can also give them a moment, and now he is still the leader. In case Young Master Lu goes directly to work in Xinchanbu, he still manages this area, and then he can clean them up at any time.

But they only need to do the job well, so that Young Master Lu has no chance to go wild.

Young Master Lu listened for a while, waved his hand and interrupted the third leadership's speech: "Okay! You are still the same thing, reporting good news but not bad news! Lao Lin, I ask you, how is the implementation of the mobile real-name system? ?"

Lao Lin, who was named, sighed, is there something wrong with this real-name system?

"Mr. Lu, this real-name system is only in the experimental stage, isn't the final plan yet to be determined?"
"What's not sure is how long the real-name registration should take place for those cards that have been used for many years, not that cards with non-real-name systems can continue to be sold now. Don't you give me a secret exchange concept! Then I ask you, give those Old users send text messages to remind them to go to the business hall to make up for real-name registration. How is it done?"

"Also, have you ever said that if you don't have your ID card, you won't be able to apply for the card? How are you doing this?"

"Why didn't you speak? When you reported just now, didn't you say that everything is going well? This is what you said that everything is going well?"

"Do you know that most of the telecommunications frauds that happened last month were our mobile phone numbers? Do you know that many of them are new numbers?"

"Police~Comrade Cha followed up based on the registration information and found that he had never been out of the village, nor had he used his mobile phone. Why did he get his ID card?"

"The interests of the people are damaged, it doesn't matter to you, right? Your family is not fooled and not defrauded of money, right? I don't do a good job, and I eat and drink every day, right? I warn you, if I find out that I drink during working hours. , It will be handled as dereliction of duty, no one can be an exception! Lao Lin, pay a fine of 1,000 yuan by himself in a while! "
"Also, this real-name system must be implemented as soon as possible, and people will be sent to census, non-business outlets, and the sale of mobile phone cards is prohibited. I will see a satisfactory result within a week, and the meeting will be adjourned!"

Chapter 1533: Mobile Phone Number Real-name System

[China Mobile East Communications Corporation launched an internal investigation and imposed severe penalties on some business outlets that violated regulations]

[China Mobile East Communications Corporation Chairman and General Manager Lu Pengju said that the real-name system of mobile phone numbers cannot be delayed]

[Real-name system for mobile phone numbers can effectively reduce telecom fraud ~ fraud]

[China Mobile East Communications Corporation launches activities to improve service quality, the people feel at ease]

[It is rumored that China Mobile East Communications Corporation is about to launch the service of charging and sending mobile phones, and the gift mobile phones are all Wind & Rain Brand and Aihua brand high-quality brand phones]

Chapter 1534: Give A Mobile Phone Vigorously

Under pressure, Connecting Corporation is also studying whether it is like Yidong Corporation to provide users with convenience, otherwise their users will be reduced. In comparison, it seems that Yidong is more user-friendly.

Moreover, many people said that although there was a long queue at Yidong Corporation’s outlets due to this real-name registration, all the staff kept polite service and had a very good attitude. Even if they had to wait in line, they didn’t. What do you think is wrong.

In addition, some large outlets have also introduced the numbering machine produced by Wind & Rain Appliances Corporation. As long as you pick up the number, you can handle the business in the order of the number at that time. There is no need to wait in the back.

The staff speak softly, and patiently explained, almost every clause is explained in detail, there are no omissions, which is very reassuring.

As a result, this time the strong implementation of the real-name system not only did not reduce the number of users of Yidong Corporation, it increased. The reduction is naturally connected there.

Originally, the construction of connected internet/network is not as good as moving to the east. In many places, the signal is not as good as moving to the east.

Moreover, there is another problem with connectivity, which has been criticized by many people, that is, billing is confusing. Often without knowing why, consumption has increased a lot.Some people baffling some packages, but he has never handled them. If you call to make a complaint, the receipt time there is also very long. Although most of the things can be resolved after the complaint, you usually need to go to the business hall to handle it in person. The important thing is that the deducted call fee cannot be returned.

Moreover, many people feel that the attitude of connected customer service is not good, and the attitude of the staff at the business outlets is not good, and they are not as good as Yidong.

Executive connected to Corporation is very worried. The accusations and curses on the internet/network, more and more emerge, continue despite repeated prohibition. And those accusations seem to be true, leaving them no way to defend.

They have to be hard when they strike iron. They have something wrong with them, so they can only think that they are unlucky and quickly find a way to remedy them.

However, many connected staff members complained about Yidong Corporation. Originally, everyone was fine and everything was fine. They are all state-owned enterprises. Whose money is not all given to the state?

Of course, they are just talking about the fact that if they earn more, their employees will be treated differently. Not only salary, but also bonuses and other benefits?

Take a look at the salaries of the regular employees of Yidong Corporation. Many people earn more than 10,000 a month. A few years ago, the average was less than 2,000!Finally, the salaries of their connected employees have also risen. As a result, you moved to the east to do things. You have to forcefully implement a real-name system. Did you give such a clear deadline? The above said that the non-real-name mobile phone card can not be used?

To check the real-name system of these mobile phone numbers, do you know how much work will be added? We have to work overtime every day, not all of you are making trouble!

Is it possible to have a good service attitude to work with emotions? Especially when they encounter those who are boring, they become even more impatient. They have had enough just listening to the loud noises in the hall!

But at this time, moving east to the Corporation side, threw out another killer feature-charge up the phone bill, send the mobile phone!

There has been this rumor before, and it is not surprising that everyone thinks that the mobile phone sent is the kind of several hundred yuan, maybe it is a low-quality phone produced by a small domestic factory.

The above said that we will give Wind & Rain Brand or Aihua brand, so don’t ask, it must be Wind & Rain Brand’s 399 yuan super value machine. How could a good phone be given to you for nothing?

But when they saw the billboards outside the Yidong business hall, they all went wide-eyed. Even the latest Wind & Rain phones? And Wind & Rain S2 and Aihua A2 smart phones?

Isn't that a few thousand yuan, this one is also given?They haven't seen the event of giving high-end mobile phones before. For example, Song River car has carried out this kind of event for a while. Buying a car and sending a mobile phone is the Aihua A2.

But how much is a car? At that time, the models that sent mobile phones were more than 300,000 yuan. A few thousand yuan of mobile phones were not too expensive gifts.

But it’s different to send a mobile phone to recharge the phone. Can you still charge more than 300,000 yuan?

Many people went to look at it and found this S2 and A2 mobile phones, you can give away with a recharge of 9999 yuan! But isn't this phone now priced at 4999 yuan?

What's more, what's said above, the recharged one is called pre-deposited credit, and it will be returned to your phone later. Isn't that your own?

After pre-saving, you will have to recharge your phone bill every month after you save it.

Wait, why are there still 8,000 A2 phones pre-stored below? What is going on?

Many people can't help it, either take a leaflet and read it carefully, or simply go directly to the business hall to consult.

Only then did they understand that different amounts of money in advance have different packages. Although it is 8,000 yuan to give away a mobile phone worth 5,000 yuan, but you are required to limit your monthly phone bill to more than 1,000 yuan, which is beyond the reach of most people.Of course, this is not absolute, and some people can reach it.

In fact, some of the amount of these activities is to attract attention. For example, this month’s consumption guarantee is 1,000 yuan. Because the normal phone bill is 1,000 yuan, it must be a person with constant telephone calls. Usually such people have a low income, which may not Need to take advantage of this.

A guaranteed minimum of one thousand, thirty months, that is a guaranteed sales of 30,000 yuan.

There are other types of gifted mobile phones as well, and some have other restrictions, but the staff explained clearly that people can choose a mobile phone that matches their own package, so that a mobile phone can be saved, which is more cost-effective/worthwhile what.

The leadership of the connection over there is also studying the charging of the phone bill and donating the mobile phone activity, how they calculate it, they are all at a loss.

Although it is bound to long-term users, you also choose some cheap mobile phones as gifts. You choose these good mobile phones. Can the price be cheaper?

This can indeed increase the number of users of Midong Corporation, but the profit margin will be reduced, and even the overall profit may be reduced.

The decision to move to the East Corporation is a bit of a brainstorm, right? Sooner or later these customers are ours, why do you need to do this? To reduce profits and grab customers, can the upper leadership not scold you?When Feng Yu adjusted the amount of this activity for them, Young Master Lu didn't understand, because he was still losing money when he calculated it.

He has to rely on this to brush up his political achievements and adjust a good position, but he can't say that he has increased the number of customers, and the profit has decreased.

Feng Yu looked at Young Master Lu with a smile, and only asked Young Master Lu one sentence, do you think that bank helps you keep the money and pays you back interest. Did you make a profit or lose?

Young Master Lu thought about it carefully and understood, how can bank make a loss business? There are shrewd people in there.

The most important point of this activity is to deposit the cash in advance!

Chapter 1535: Buy Funds With Phone Bills

In ancient money houses, you save money here and I will keep it for you. You want to give me the money, the storage fee.

But later, as there were more and more banks, someone began to give money to the depositor because he used the money deposited by others to lend, and the interest was higher.

If you save one million, I will give you 20,000 in interest every year, but if I loan out this million, I can get back 40,000 in interest every year. The difference of 20,000 yuan is what I earn.

Except for banks, whoever needs so much cash reserves, even banks, will not store so much. Most of them are just numbers. If you want a lot of cash, you can make an appointment by phone.

To make a lot of money, you must first have a lot of money.

A large base can make more money. You only have ten dollars in capital. Apart from buying lottery tickets, how can you legally make one million overnight?

But if you have ten million, there are many ways to make one million overnight, especially in the financial industry.

Yidong Corporation seems to have lost a lot this time. At least, if you calculate it like this, they will have to lose a lot of money if they return 18 to 30 months of phone bills, plus the price of mobile phones.

But if you count the profit they can make from their pre-deposited phone bills this year and a half to two and a half years, it’s not a loss, but a profit.Even if Yidong Corporation just bought a very safe national debt, it can still guarantee a profit. If it invests in other things, such as stocks, the profit may be higher!

And this part of the profit is much more than the loss. Perhaps it can be understood in another way. This is a kind of fundraising.

Young Master Lu also relied on this theory to persuade the leadership above and agreed to do so. Whether the money is used for investment or for other purposes, it will be paid first, and there will always be no loss.

However, Young Master Lu did not intend to directly count this money as profit and turn it in. He decided that this money was used for investment, so that the book was also profitable, and his political achievements were even more beautiful.

Just think carefully about what to invest. Investment in treasury bonds is the most stable. According to the current interest rate of treasury bonds, it is enough to guarantee that it will not lose money, but the term is too long.

Depositing bank is definitely not a choice, but investing in stockmarket does not seem to be compliant, so the only choice left is funds.

Chapter 1536: Dong Shi Xiao You

Unlike the glorious spring breeze of Yidong Corporation, the connection with Corporation is sad at this time.

The letter and production is here, and they are required to learn from Yidong Corporation to implement the real-name system for mobile phone numbers as soon as possible, improve service quality, and increase sales and profits.

"Everyone has any ideas, right or wrong, just talk about it." Connected Executive said.

"Then let me talk about it. Since Yidong Corporation can make this phone charge free mobile phone, so can we. We have done this jointly with mobile phone manufacturers before, and I think we are still very basic." Said the vice president.

"Oh? President Shi has a good idea, but how to operate it?"

"Looking at Mobile Corporation, there are not many mobile phone models that we cooperate with. They are all two brands of Aihua and Wind & Rain, and there are only 20 models. The designs of Wind & Rain and Aihua are actually the same, but two It’s just a brand to operate, so the number of models they actually took out was less than fifteen, too few."

"We can provide users with more choices, not just models, but also brands. Not only domestic brands, but also cooperation with foreign brands. Many people still like foreign brands. Everyone admits that?"
"Mr. Shi, the annual production and sales volume of Wind & Rain mobile phones is now ranked second in the world, and there is not much left behind the world's No. 1 Nokia. According to the current momentum, Wind & Rain mobile phones will become the world's production and sales volume next year. The number one is unstoppable. This is not counting the sales of Aihua phones. If they were put together, they would already be the number one in the world! "

"Do you think others will abandon the best brands and pay attention to other brands? See for yourself, you are not using Aihua phones?" Another Vice President Zhou retorted.

"Mr. Zhou, you also said that Wind & Rain mobile phones are not number one in the world, so why don't we cooperate with Nokia? There are also Motorola, which is also popular in China, and even South Korea’s four-star, Japan’s Sony, etc. Wait, I think it’s all very good. And don’t forget, we are not the only domestic mobile phone brands in China, Wind & Rain and Aihua, we have more than a dozen.

"The mobile phones of those mobile phone manufacturers also have their own characteristics, such as different advantages in terms of sound, function, and price. The country is also supporting it. We are cooperating and the top should be happy to see it.

Connected to Executive came interested: "Shi, you can talk about it in detail."
"We will give users more choices. Isn’t there only 20 mobile phones in Yidong? We have 100 models, how do you think users will choose? And Yidong Corporation has some, we have, and Yidong Corporation doesn’t have one. , We have it too! We want to give users an impression that our mobile phone products are more comprehensive."

all?

Other leaderships are all considering it, and it seems to sound good, but in operation, will the lack of publicity focus lead to poor sales?

"I have a question. Everyone seems to have forgotten that Executive Young Master Lu of Yidong is said to be old friends with Feng Yu. How do we guarantee that Wind & Rain phones and Aihua phones will cooperate with us? How can we guarantee that our Can I buy Taihua Consulting's funds if I charge in advance?" someone asked.

"Well, if he has money, will he still not earn it?" Mr. Shi asked rhetorically.

"Okay, just do it. Shi, I'll leave this to you, immediately arrange for someone to make a plan, and then everyone will see if there is anything to add to it. We must implement it as soon as possible to avoid too much lagging behind! "Connecting to Executive is the final word."

After the meeting ended, Executive was a little sorrowful. How could that Young Master Lu be so fateful that he became friends with Feng Yu? If it was him who became friends with Feng Yu, then Connectivity is now on par with Yidong, or even suppressing Yidong in turn?He also had to sigh the magical power of Feng Yu. It is said that this move to the east this activity of charging and sending mobile phones was created by Feng Yu. There are also plans to improve the quality of service and speed up the real-name system of mobile phones. All of them are Feng Yu's. Credit.

How do you think Feng Yu’s head grows? How come a golden idea pops up just by tapping his head?

And what is the skill of Young Master Lu, why did he get Feng Yu's favor? Just because he is from the Lu family? But with Feng Yu's current status, he doesn't need to court the Lu family, right?

Maybe the two of them are the bastards looking at the mung bean?

But even with the help of Feng Yu, what if we are connected, but now the country strongly supports it to check and balance your move to the East Corporation. This time the winner may not be who!

Chapter 1537: Cottage Machine Blooming Everywhere

At this time, China's mobile phones have entered a new era. In addition to Aihua and Wind & Rain, many domestic brands have emerged.

Many of the domestic mobile phone manufacturers have purchased patent licenses from Wind & Rain Electronics and Aihua Electronics. However, they can only mix in the lower tier, and they only produce mobile phones of around 1,000 yuan, which are not competitive.

They rely on cheaper labor and lower promotion costs to reduce costs, but the profits are not high.

The mobile phones produced by these manufacturers are actually the so-called counterfeit phones of the previous generation/life. They imitated the appearance and functions of other brands of mobile phones, replaced them with cheaper materials, used cheaper accessories, and sold them in small mobile phone shops in rural areas.

There is a little bit more strength. For example, they have made other home appliances and have a little reputation. They advertise on TV channels that can be received in rural areas. The kind of direct TV advertising makes people think that this is also a big brand of mobile phone. , The function of this phone is no different from Aihua phone, or even better.

There is also the use of that kind of flyers, or even door-to-door sales by salesmen, because they really can't spend so much advertising expenses, and their brand's added value is not that high.Most of the domestic manufacturers that make mobile phones have made BP phones. The BP aircraft died a few years ago, and even the paging stations have already been shut down, and now all the paging stations have disappeared.

Many of those former manufacturers have gone bankrupt. The equipment that can be sold is sold, and the equipment that cannot be sold is simply scrapped. Many of these factories have been acquired by other electronic and electrical manufacturers, and Wind & Rain Electronics also took the opportunity to acquire some.

However, unlike other manufacturers, the acquisition options of Wind & Rain Electronics are divided, and they are in the same place as their original factory, so that they can easily move and retain the original skilled workers.

As for those that are too far away, unless there are a lot of factories in that place that can be scaled up, they will not be acquired even if they are not bad.

Large-scale production can reduce costs to the greatest extent. Everyone is well aware of this. In addition, it is more troublesome to merge and relocate factories. In addition, when many factories are sold, employees are required not to be fired, which also increases the cost burden.

Some factories are not bad, and there are no idlers who eat dry food, so of course it is no problem to buy them. But some factories have a lot of idlers, various relatives and friends, they still want to enter the Wind & Rain Electronics factory and continue to eat money?

dream!I would rather raise the purchase price than these people. A smelly fish can really ruin a pot of good soup!

But there are some companies that don't pick, such as Fushi Kang. Their development in mainland has taken the opportunity to expand a lot.

They don't know that these bloated staff will bring them a great burden? Of course they know, but they have other ways.

They are even tougher. They bought your factory and told the employees of the factory to relocate to another city. If you don't go, then I'm sorry, we are not in breach of contract, and you will resign automatically.

leadership? If it doesn't work, you can just follow us and accept our retraining. Of course, if the training is not qualified, the same should not be done. Or take the initiative to resign, it has nothing to do with us!

They usually procrastinate for a while while negotiating, and the other competitors that procrastinate to give up, because they give the best acquisition terms on the surface, of course leadership is willing to talk to them?

However, when the details were reached, I discovered that there are many additional conditions. In this way, Fushi Kang's conditions are actually not good.

Fushi Kang's most serious point is that all workers' wages are set in accordance with the minimum standards stipulated by local laws, and then the efficiency is stipulated. If they cannot be reached, they will not get full wages.What if I want to make more money? Overtime, if you work overtime, we will calculate the overtime pay for you according to the law, at least double it.

Therefore, many employees of Fushi Kang, like workaholics, work very desperately, just to make more money.

But it is undeniable that the workers trained by Fushi Kang are extremely efficient. It's just that their management model treats people as machines.

There are still many poor people in China, especially in the mountainous areas of the west, where the land is barren, the transportation is poor, it is difficult to develop business, and agriculture is far less developed than the Northeast Plain.

People here are generally not well-educated. If it weren’t for compulsory education that the state enforces, I’m afraid that many children would not go to school at all. They think that they can learn a few words and can learn simple arithmetic. This can be learned at home. .

What are children doing? Farming and farming, population is labor and productivity, so many families here like to have more children.

Even in many areas, the legal age for marriage is not at all. There are children, and many of them are grandpas in their thirties.

In such a place, if someone comes back and tells them that working in a factory outside, they can earn more than two thousand yuan a month, then everyone’s expression is full of envy, and they especially want to earn a lot of money and live in the city.Most of the employees of Fushi Kang come from these places, and then the management asks them to bring people from their hometowns, and they can go to work as long as they pass the training.

They are happier if they are people with disabilities, because according to the law, a company employs a certain number or proportion of people with disabilities, which can be exempted from a lot of taxes.

There is a balance here. When that point is reached, even if the handicapped person is only airspace, the factory will make money.

What if many companies do not have their own mobile phone production plants? They just look for these subcontract(or)/OEM suppliers, such as Fushi Kang. They are not only the largest domestic subcontract(or)/OEM supplier factory, but also the standard setters of subcontract(or)/OEM supplier factories all over the world.

The subcontract(or)/OEM supplier can maintain quality and quantity for the same quantity of products, and they also charge the lowest price. Gradually, the number of their subcontract(or)/OEM suppliers is getting bigger and bigger, and they are winning by quantity.

So just from the Fushi Kang subcontract(or)/OEM supplier mobile phones, there are dozens of brands. Dozens of brands, including the models of each brand, there are even more.

However, there are many models, so the output of each will not be very high. Without quantity, how can Fushi Kang make money?

At this time, it was Fushi Kang's best point. They persuaded other mobile phone manufacturers to use the same appearance, and then we finished the production for you, and you can just OEM.In this way, the cost is low for everyone. As for who sells better, it depends on your own sales ability.

Therefore, other electronic and electrical manufacturers have found that even if we do not have any technology, we can "produce" mobile phones of our own brand, so why not try?

Now that the sales of mobile phones are rising steadily, it is a good time. What if you make a profit?

In this way, the domestic market, copycats are blooming everywhere. And this situation is what Feng Yu is happy to see.

why?

Chapter 1538: Meat Rotten Pot

Since the sales of Wind & Rain mobile phones in foreign countries have been steadily increasing, those foreign mobile phone manufacturers have also begun to encircle the Chinese market. This can be regarded as a relief a besieged ally by attacking the home base of the besiegers.

They want Feng Yu to pay more attention to the base camp of the Chinese market, thereby slowing down the pace of expansion in foreign markets. However, Feng Yu originally formulated a dual-brand operation route, and there are Aihua mobile phones in China.

Since the launch of Aihua mobile phone, it has occupied the top spot in the country for a short time, suppressing the former domestic Boss Motorola and Nokia, making Sony and Four Stars unable to hold their heads.

As for some former big brands, either have already withdrawn from the China market, or are struggling on whilst at death's door, at least no other brands can be seen in the advertisements of major media.

Even Philips at the beginning has gradually abandoned mobile advertising. They feel that small appliances are more profitable. For example, they maintain the world's number one razor.

Their mobile phones still have profits. Although profits are declining, they have not given up. However, they know very well that the main source of their mobile phone technology is the Wind & Rain Electronics cooperating company. Once they are big, the other party can stop the authorization at any time.Of course, you can do your own research and development, but Philips does not have the confidence to surpass Wind & Rain and so on. Sony, the two large-scale electronic company’s mobile phone manufacturers, are not rivals, and Nokia and Motorola’s mobile phones are their main business, not rivals. How can they succeed in their concurrent business?

Unless a lot of research and development funds and energy are invested, success is possible, but it is only possible. There is no need for them to spend so much money for a possibility, and it is also possible that cooperation with Wind & Rain Electronics etc. may break.

Because other mobile phone manufacturers are attacking the Chinese market, and Aihua mobile phone brand can't handle it, Feng Yu decided to let Wind & Rain mobile phones start advertising in China and do a lot of promotion.

At that time, Wind & Rain mobile phones began to promote the main model of 399 yuan, which is not a delay.

After a period of time, the sales of the 399 yuan mobile phone has attracted the attention of the world. No one of them expected that such an old and backward mobile phone, which had not been done in a TV commercial, unexpectedly defeated many of their main push machines. The sales volume remains high every month.

Although they can be sure that the profit of this phone will not be very high, but small profits but quick turnover.Originally, they thought that the final sales volume of this phone would be 1.8 million units, but it has only been more than two years since its launch. The global sales volume has already exceeded 100 million units and is still growing rapidly. .

At this rate of growth, it may be possible that global sales will exceed 150 million units. And with this mobile phone, Wind & Rain mobile phone has also become famous in poor areas such as Africa.

In fact, according to the sales growth of this mobile phone, it would be no surprise that the global sales volume reached 200 million units, but since this mobile phone fiery/popular, Nokia, Motorola, Sony and other mobile phone manufacturers have launched cheap models. , Especially Nokia, they are good at this.

Many of Nokia's mobile phones have the same appearance, so that they can use the same case to reduce their costs, and it would be nice to update their internal functions and components.

Nokia's purchase volume has always been very large, they never have any leftovers, almost can use it.

Thanks to their average speed of updating a mobile phone in three weeks, everyone didn't notice any oldness in their products. Instead, they felt that Nokia has always been the world leader in innovation.

But many people have also discovered that it seems that many of Nokia's products are following the Wind & Rain mobile phones.In other words, Nokia has launched a mobile phone named 1110, which is a cheap phone and is cheaper than Wind & Rain mobile phones. The price is 369 yuan in China and US$56 overseas.

Other mobile phone manufacturers have also launched low-cost phones. For example, four-star mobile phones have also launched a mobile phone at this price. Sony also has it and Motorola has it. It has formed a trend of encirclement and suppression of Wind & Rain phones.

At this time, Wind & Rain mobile phones and others began to license mobile phone technology to other domestic manufacturers. With the addition of some alternative technologies researched by those manufacturers, several mobile phone manufacturers suddenly emerged in China and quickly developed to dozens of brands. .

The emergence of these mobile phone brands has greatly promoted the popularity of mobile phones. Many people want to buy mobile phones, but they do not want to buy such cheap phones.

But the better ones cost more than two thousand, and they are reluctant to bear it. At this time, powerful and cheap copycats appeared. Although most of them were a little cumbersome, they were also loved by many people.

And these knockoff manufacturers have imitated the appearance of big-brand mobile phones and launched a series of "new" mobile phones, which has greatly reduced the sales of those mobile phone manufacturers.

The least damaged ones are the Wind & Rain Brand and Aihua brands.Because the foreign mobile phone manufacturers almost all invite subcontract(or)/OEM supplier factories such as Fushi Kang to subcontract(or)/OEM supplier, the copycat functions are so smoothly imitated, Fushi Kang also played a big role in it.

With a little change, there is no infringement involved. Then the output of Fushi Kang can become larger and the cost can be lower. Then the manufacturers of copycat machines can seize the market with cheaper prices.

Therefore, the emergence of these counterfeit phones is more of the market of those foreign mobile phone manufacturers, while the Aihua mobile phone and Wind & Rain mobile phone market are still their own, and their products are not particularly imitated.

I thought that when they were authorized by Wind & Rain mobile phones, they included a clause prohibiting imitating the appearance, trademark patterns, etc. of Wind & Rain mobile phones. If anyone dares to do too much, then don’t want to get cheap technology licenses again. Up.

Wind & Rain mobile phones are even more unafraid in litigation or something, because they have a reason. Even if it is a drag, it can drag down those small manufacturers, but Feng Yu disdains it.

In Feng Yu's view, the emergence of small manufacturers is also good. The mobile phone technology of previous generation/life China is constantly innovating. Many of the technical backbones of those mobile phone manufacturers are technicians from these small manufacturers.In the future, Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones will continue to expand in scale, so it happens that more technical personnel are needed to train them in those small manufacturers, and they will be able to hire high salaries.

And this also makes China's mobile phone industry more prosperous. With a large base of technical personnel, more talents will emerge from it.

In the future, Feng Yu intends to make China's mobile phone technology a benchmark in the industry and an object that mobile phone manufacturers in other countries can only look up to.

And this is also considered to support the national company, although they are mainly targeting the Chinese market, but the meat is rotten in the pot, Feng Yu doesn't mind at all.

Feng Yu's goal is to allow Wind & Rain mobile phones to monopolize overseas markets!

Chapter 1539: Mobile Phone Price Standards

Feng Yu was sitting in the office/bureau, looking at a report in his hand, the corners of his mouth curled up.

The cost has dropped again. As a result, the price of this phone has also come down.

In the original low-cost mobile phone market, there was only one Wind & Rain mobile phone, and none of other manufacturers. However, since the low-cost phone sales of Wind & Rain mobile phones exploded and attracted the attention of the world, other manufacturers have entered the low-cost phone market.

However, even if other manufacturers launched cheaper phones, Wind & Rain phones still maintained their original prices and did not cut prices.

Feng Yu said to Jiang Wanmeng that Wind & Rain mobile phones cannot be reduced in price, but a little price reduction is not powerful, and if a price reduction is required, other manufacturers will despair.

Boiled frogs in warm water will not drag down these big manufacturers, but will give them the opportunity to continue to expand their sales.

There is going to be a crazy price reduction, which will make any manufacturer desperate, so that they have no hope of being able to fight for the price, in order to truly occupy this market.

Now, the opportunity has come.

Finding a document on the table, Feng Yu turned it over, signed it, called the secretary in, and handed the document to Liu Chuanzhi.

Liu Chuanzhi saw Feng Yu's secretary personally deliver the documents, and knew that this was Feng Yu's decision. He looked through the file, and his face also showed excitement.We can finally do it, this market is developed by us, so in the end it will continue to belong to us!

Liu Chuanzhi grabbed the phone on the desk: "Old ginger, the price reduction plan can be implemented! "

Chapter 1540: Sales Peak

Nearly a month after the price of the Wind & Rain super-value machine was cut, China Business Textile responded to those foreign mobile phone manufacturers that Wind & Rain mobile phones did not violate the dumping law.

Other manufacturers don’t believe that even if your labor costs are cheap, but now the prices of electronic components have risen, how could you still be so cheap?

But at this time they suddenly realized that Wind & Rain Electronics and Taihua Crystal Silicon belong to Taihua Holding Group. Yes, they must be operating in the dark!

But at this time, Wind & Rain Electronics came up with a contract to prove that they signed a three-year price protection agreement with Taihua Silicon, so the cost is so low.

As for the issue of this price protection agreement, Wind & Rain Electronics also explained that the price of crystalline silicon in the world had not risen at that time. We signed this agreement because of the increase in production. This is for our electronic components. The manufacturer does some protective measures.

Which of your companies has not signed this price protection agreement? It just happened that after we signed it, the price of crystalline silicon all over the world went up.

But the price increase of crystalline silicon is not led by Taihua crystalline silicon. They are the last to increase prices. If you feel that you are at a loss, take it to the crystalline silicon company that raised the price first.At this time, the Dongzhi Group was revealed again. The rise in the price of crystalline silicon was led by their Dongzhi Company's crystalline silicon Company!

Suddenly, the reputation of Dongzhi Group dropped by a large margin, and even their stock prices dropped a bit. The shareholders of Dongzhi are all crying, but we didn't participate this time, so why did it get on us again?

Although those mobile phone manufacturers are unwilling to accept the explanation given by China Business News, this is true. Organizations in Europe and the United States have also dropped the case against Wind & Rain mobile phones. They have obtained detailed evidence from Wind & Rain mobile phones to prove that Wind & Rain mobile phones are not dumped.

Our cost is so low, we have guaranteed normal profits, can't we make a little less? With the continuous innovation of technology, the production efficiency itself is constantly improving. Otherwise, the production and sales volume of low-cost mobile phones launched by other manufacturers at the beginning will obviously be lower than ours. Why is the price lower than ours?

Allowing them to advance in technology will not allow us to advance in Wind & Rain Electronics? This low-cost mobile phone is the first research we have done. We have developed a market. Is there any surprise for us to maintain the leading technology?

You said that our current selling price is still profitable, so the previous selling price profit is super high?How can this be calculated? The money we made before has been invested in technology research and development. Otherwise, how could our costs drop?

Our net profit is actually not high, really.

Wind & Rain Electronics gave such a response, leaving other mobile phone manufacturers helpless.

Some Japanese manufacturers are clamoring for Wind & Rain Electronics to publish detailed cost and profit data, saying that this can really prove it. Wind & Rain Electronics directly refuted it. Based on our output, our mechanical efficiency, material cost, etc., we should be able to calculate our approximate cost.

As for the specific detailed costs and profits, why are they published? Although we are a joint-stock corporation, but you are not our shareholders?

We are not a listed company either. How much money we have made as long as the shareholders know it. What does it have to do with you? Our results here, the relevant departments can accept it, it doesn't matter whether you accept it or not.

If you continue to spread rumors, we will hold you accountable!

At this moment, the mobile phone manufacturers in Japan dare not say anything. They know very well that since Wind & Rain Electronics is so confident, it must be true. If the trouble continues, they will only suffer.Even if you go to the China Government to sue, it will become a joke, and the blow to them is not small. What's more, it is very likely that they will completely lose the China market.

But consumers also accept this explanation. If the profit is not invested in the research and development of new products, can the price of the Feng Yu super value machine drop again?

Wind & Rain mobile phone is a profit to our consumers, why don't we support it?

Some people on the internet/network even said that they have all Wind & Rain value machines at home, and they can make calls and send and receive text messages. They are busy at work. Although other functions are good, they don’t have time to experience them. .

Especially in the China market, which was previously besieged by major mobile phone manufacturers, the sales decline was severe.

But this time the price cut, and because of the contract machine of the east and the connection, the sales of this Wind & Rain super value machine has soared again, far away from other models of mobile phones, it can be described as a great ride.

When other mobile phone manufacturers also produced low-cost phones and specifically targeted Wind & Rain phones, Jiang Wanmeng also believed that the sales of Wind & Rain phones, which are super value phones, might not reach the height that Feng Yu said.Feng Yu originally said that the sales of this phone will be unprecedented, and there will be no newcomers. They themselves feel a bit exaggerated. Later, when sales soared, they felt that this was true, thinking that the sales of this phone might reach 200 million or more.

But then they adjusted their psychological expectations, thinking that perhaps 150 million units would be the limit of sales of this phone.

However, such data is unprecedented, and it is unlikely to be surpassed in the future. They are actually very satisfied.

But Feng Yu is not satisfied with this data!

At the time of the previous generation/life, the Nokia 1110 was able to sell 250 million units. Although the last ones were somewhat reluctant, they were said to have been donated, so the actual sales volume definitely exceeded 240 million units.

The Wind & Rain mobile phone appeared earlier, and the time it could be sold should be longer. Therefore, Feng Yu thinks that the figure of more than 250 million is normal.

No other mobile phone manufacturer has sold more than 5 million low-priced phones. Feng Yu has never looked at them.

This time the price of the Wind & Rain mobile phone was waved, and those mobile phone manufacturers were severely injured.With a flick of this knife, it is classified with other manufacturers. The sales of this super value machine in China have exploded. Now it is the main model of the contract machine of Yidong Corporation and Connect Corporation.

As for foreign markets, those countries secretly encouraged consumers to buy Wind & Rain mobile phones, which are super value phones, and want more claims and fines.

But now, they find that they seem to be in an embarrassing situation, because they can't get a fine, they can't make a claim. Instead, they helped the phone's sales exploded.

With the explosion of sales of this mobile phone, the monthly global sales of Wind & Rain mobile phones are ahead of Nokia for the first time, and are millions more!

It also means that Wind & Rain mobile phones, starting from this month, will be the number one in global production and sales!

Chapter 1541: Direction

Wind & Rain mobile phone has become the world's largest production and sales volume, but the profit is still slightly inferior to Nokia. Because Wind & Rain mobile phone is the No. 1 in production and sales volume, there is great credit for that super value phone.

It's just that the production and sales are the first, which obviously cannot satisfy Feng Yu. Just like the previous generation/life, Fruit's mobile phone is not the number one in sales in the world, but its profits are hard to beat by other manufacturers, and its reputation is also the largest.

This can be proved by comparing all mobile phone manufacturers with fruit phones when promoting new products. The fruit phone has become the benchmark for smart phones.

In this life, Feng Yu wants to change this situation, not just smartphones, all mobile phone benchmarks should be Wind & Rain phones!

Unless Wind & Rain does not do this type of mobile phone, as long as it does, it should be a benchmark.

For example, music phones, Wind & Rain phones did not make them, and gave them to two brands, AIWA and Aihua. AIWA has not only ate a big cake in the Japanese mobile phone market, it has become less famous all over the world, and many people have remembered the concept of music phones.

Other companies have not yet launched music phones. For example, Fruit Corporation has launched music phones. Unfortunately, sales in North America are far lower than AIWA, and they have become a hit product.

As for the music phone, AIWA has become the industry benchmark. As for other mobile phones, Wind & Rain phones have to be the best since they have done everything.In terms of low-cost machines, the sales of Wind & Rain super-value machines have become the industry benchmark in terms of cost performance and influence.

In terms of smart phones, BlackBerry is still the most famous, but with the launch of the S smart series of Wind & Rain mobile phones, BlackBerry pays more attention to the business side and is obviously behind.

The functions that BlackBerry has, the Wind & Rain S series have them, and the functions that BlackBerry does not have, the Wind & Rain S series also have them. And the operation is simpler and easier to get started.

Once BlackBerry smartphones became very popular because of the disaster in the United States. The subsequent advertising campaign of BlackBerry also caused their sales to skyrocket.

But BlackBerry has one disadvantage, that is, it is not very convenient to operate, and other language versions of the operating system are even worse, only English is not bad.

Wind & Rain mobile phones have launched two generations of smart phones, which have been accepted by many people for easier operation. Although the price is a bit more expensive, the sales volume is not bad.

Now what Wind & Rain mobile phones want to implement is the standard for smartphone operating systems, which is the HOS system developed by Lenovo Kingsoft, which allows people to change from liking this operating system to slowly getting used to it, and then more Mobile phone manufacturers have joined this system family.Limited by the hardware technology at this time, many of HOS's design functions cannot be added, but Feng Yu told Lenovo-Silver Mountain Corporation, don’t worry, think about the update speed of electronic technology. The functions can be added, and Wind & Rain S3 mobile phone was launched at that time.

Starting from S3, Feng Yu believes that Wind & Rain mobile phones should suppress BlackBerry and become the leader in the smartphone market. Then continue to sit firmly in this position, keep it, and let BlackBerry slowly be eliminated!

Traditional mobile phones have different classifications according to their functions. For example, mobile phones with camera functions, such as touch-screen phones, game phones, etc.

Among them, Philips has done a good job in gaming phones. Their research and development are impressive. The screen slides sideways, with a traditional gamepad underneath, so you can play many interesting mobile games.

Of course, Wind & Rain Electronics has already exchanged its own technology with Philips. In fact, this is the result of everyone's discussion when Feng Yu proposed the concept of a gaming phone.

Not everyone is aiming to study in one direction, although this may be the ultimate in one direction, but it will lose many opportunities for strengthening in other directions.

So they divided the research direction, and then according to the internal treaty signed during the alliance, they independently chose whether to purchase the other party's technology license.Feng Yu listed the mobile phone functions of fiery/popular in the memory of previous generation/life. These Wind & Rain mobile phones are all working on it. In each direction, there is a representative model, which is also the main strategic model. Feng Yu is greedy and wants to be the best on all models.

The concept first put forward by Wind & Rain mobile phone and the product is made. How can other mobile phone manufacturers lead?

"I just talked about the functional direction of many mobile phones, who of you can add something?" Feng Yu asked while looking at everyone.

He just talked about camera phones, music phones, smart phones, cheap phones, ultra-long standby phones, dual-network dual-standby phones, touch-screen phones, etc.

"Boss, since the camera function of mobile phones has become popular, and even the functions of shooting short films and watching video clips have been promoted well, can the screen of the mobile phone be bigger?" Kameido Masao asked.

"Big screen mobile phone, okay, this is also a direction, who has an idea?" Feng Yu nodded in satisfaction. It is impossible for Feng Yu to think of all ideas. Collecting opinions is of wide benefit is the right way.

Maybe one of them can give Feng Yu a reminder, and then let Feng Yu think of some explosions.

"Chief Feng, since laptops can be ultra-thin, I remember you also said that mobile phones can also be made thinner, why don't we launch ultra-thin phones?" Liu Chuanzhi said."Ultra-thin mobile phone, this is also good, write it down."

"Chief Feng, Nokia has been attacking us with the fact that our mobile phones are not strong enough, so should we launch a mobile phone with aerospace material shell?" Jiang Wanmeng asked.

"Yes, this is also a direction."

"Mr. Feng, Nokia has launched a high-end mobile phone brand in Europe, packaging mobile phones as luxury products, so can we launch a luxury mobile phone?" Philips China Executive asked.

"Also, please contact Chow Tai Fook about this, Kanda, you are responsible."

Wind & Rain Holding Company has a gold sales contract with Chow Tai Fook, and Kameido Masao just got in touch there. Since it is a luxury item, what fits the eyes of the rich is nothing more than gold and diamonds. Chow Tai Fook, a jewelry company, is just right.

Of course, since it is high-end, you must also do your best in the three defenses. You can't buy a mobile phone for tens of thousands of dollars, and the coffee sprinkled on it will be useless, right?"Chief Feng, I have another idea. Our super value machine is loved by many elderly people. They are reluctant to spend too much money and want to be able to receive calls from their children at any time. There is just one problem, ours The screen of this super value machine is too small, the font is too small, the buttons are too small, their fingers are not flexible enough, their ears are not good, and the expression is not good. Can you launch a button to make the screen bigger, the screen bigger, and the font bigger A louder phone?" Xu Lihua asked.

"Very good, old man machine, write it down."

Products can not only be classified according to functions, but also according to target user groups, as long as the corresponding functions are done.

"Everyone has a good idea. This is also our main research and development direction in the next few years. Of course, our biggest task now is to ensure that our Wind & Rain mobile phone is the number one in production and sales. What do you think?"

Chapter 1542: Spokesperson

"I think we should increase our advertising and brand promotion efforts. The best way is to concentrate our resources on promoting the Wind & Rain brand! " Jiang Wanmeng said immediately.

Xu Lihua stopped doing it at that time: "Old Jiang, you are wrong to say that? In terms of mobile communications, we developed Aihua Electronics and Aihua Electric in conjunction with Aihua Little Overlord. You Wind & Rain Electronics and Wind & Rain Appliances are auxiliary."

"If we only operated the Aihua brand at the beginning, then our mobile phones would already be the world's number one in production and sales. In order to promote the Wind & Rain Brand, we only sell domestically, and we have not even gone abroad yet. Now you plan to Take away all the domestic market?"

"Old judgment, tell me, is old ginger too much?"

Aihua Electronics first made communication products from the research of BP machines. At that time, Wind & Rain Brand was still selling humidifier and VCD. Aihua Little Overlord was the first to make telephones, the cordless phones they made first.

Because we say that brand promotion should be divided into primary and secondary. We mainly promote domestic and you mainly promote overseas. We didn't say anything about these. Well, now you are letting us retreat behind the scenes, you are monopolizing the market.Although everyone is owned by Taihua Holding Group, their respective shares are different. Aihua Electronics is highly profitable, but Xu Lihua and others earn more. Wind & Rain Electronics has high profits, and Jiang Wanmeng makes more.

Duan Yongping hadn't planned to speak today. He didn't say a word just now. Their Aihua Little Overlord is now mainly doing G-BOX, cordless phones, walkie-talkies, voice recorders and other products. Their main businesses have been separated.

But Xu Lihua asked him to speak by name, and he couldn’t help but say, and he did feel that Jiang Wanmeng’s plan was a bit too much. The mobile phone contributed the most. It was indeed the people led by Xu Lihua, and now the strongest technical force is also People, why do you make way for others?

Wind & Rain Brand is the largest. Isn't it the result of the Group Corporation's efforts? If the Group Corporation is pushing Aihua, the situation may not be so.

Duan Yongping puts down his tea cup: "I think, dual-brand operation is very good, and we are not going to launch a variety of different function-enhanced mobile phones? Especially the high-end luxury mobile phone, I think it should be placed under the Aihua Electronics sub-brand. Brand."

Xu Lihua heard Duan Yongping say this, with a triumphant smile on his face. This is the right way. Old ginger and the others can't take advantage of it.Jiang Wanmeng quickly explained: "Old Xu, I don’t mean that. I mean, first concentrate resources to promote the Wind & Rain Brand, and then concentrate resources to promote the Aihua brand. The most important thing for us now is to put Nokia Wait for the brand to suppress it."

Feng Yu knocked on the table: "Okay, don't quarrel about this trivial matter. The old judge's opinion is good. Since we have always been a dual-brand strategy, it should not be changed. For the luxury mobile phone, it is indeed necessary to create a separate brand, this Old Xu, you are responsible."

"For the time being, the strategy of the mobile phone market will not change, but in the future mobile phones will definitely be transformed into smart phones. In 2008, our country will hold a grand Olympic Games, an unprecedented Olympic Games. Then at this time, we will let the Aihua brand appear in front of the world. when."

"Old Xu, don’t be too anxious, the opportunity will come soon. At that time, Wind & Rain mobile phones will continue to launch cheap value-added phones, and Aihua mobile phones should also be used as luxury phones. Brand positioning differs. It won’t have much impact. Look at Philips, brand management is worth learning."

Feng Yu is a little unhappy, Philips people are still here, what are you arguing about? Are you embarrassed and thrown abroad?Yue Wenyu, President of Philips China, immediately said modestly: "Mr. Feng, our Chairman said, I want me to learn more from you and the talents of Taihua Holdings."

Feng Yu actually admires Yue Wenyu. He is a Chinese and has a master's degree from Oxford. He has outstanding ability and modest and politeness. After working at Philips headquarters for almost 20 years, he returned to China as the president of Philips China.

After so many years of working abroad, Feng Yu has never changed his nationality. This is what Feng Yu appreciates very much. If he is not from Philips, Feng Yu would have to hire a high salary for whatever he said.

It's just because Philips is an ally, it's not easy to dig people.

Feng Yu glared at Jiang Wanmeng and Xu Lihua, knowing that you are from a technical background, but after all these years of leadership, can you change those habits?

"Okay, this is the case. The promotion of the two brands will not be reduced, but the domestic focus is on the Aihua brand. Do you have any ideas about the promotion?"

"Please speak for a different spokesperson for each series of mobile phones." Kameido Masao said.

AIWA mobile phones have hired the right spokesperson. They have been sold to Europe and the United States from the Japan market, and the sales are not bad.

"Oh? Tell me more specifically."
"Our camera phone series should invite those movie stars who have a good image and good temperament. Music phones are naturally for singers, and there is no need to continue advertising for value-added phones. I think the smart phone will let Mr. Liu speak. Very good, those celebrities are inappropriate and do not match the temperament of our mobile phones."

"As for the elderly phone, there is no need for too big publicity, just find an elderly star to shoot a print advertisement. The long standby can let Bey endorse, he is always going to explore and needs a long standby..."

Feng Yu nodded after hearing this, and thought it was a good idea, but Liu Chuanzhi immediately had a different opinion: "I will endorse the smart phone. This is not bad, but don't you think that we find too many spokespersons like this? The endorsement fees of those celebrities are not cheap."

"How do we deal with the focus of publicity? If there is no publicity focus, the effect of advertising is definitely not good! So I think the main brand promotion is the best. Just ask an international spokesperson with good image and temperament, and save money."

Kameido Masao retorted: "Mr. Liu, such a spokesperson is not easy to find, and it must be an international superstar with a global reputation."

Feng Yu thought for a while and added: "It is best to know Chinese."Add Feng Yu and they are embarrassed. There are not many Chinese superstars. Van Loon is okay, but isn't his looks outstanding?

"How about Zhang Ziyi? She doesn't seem to endorse the mobile phone brand, and this year happens to have a Hollywood movie released." Jiang Wanmeng said.

"The temperament looks good, but the reputation is not big enough, right?"

"What about Li Lianjie (Jet Li)?"

"This can be an alternative, is there no one else?" Feng Yu thinks Li Lianjie (Jet Li) is okay, and the filming of "The Expendables" will start soon, and the reputation can be improved by then.

Kameido Masao hesitated for a long time, gritted his teeth and said, "Chief Feng, I have a good candidate. The image and temperament are good, the reputation is also growing, and he understands Chinese."

Everyone looked at Kameido Masao, who was he talking about?

Chapter 1543: Global Spokesperson

"President Kanda, you can tell who it is." Zong Qingxian urged.

"Do you remember a Russian female celebrity who toured the world some time ago? The one who had a concert in China." Kameido Masao prompts.

"Oh, you are talking about Elena, right?" Liu Chuanzhi knocked on his head, asking a little uncertainly.

"Yes, it's her. She not only understands Chinese, but also English. Her songs are not only very popular in Europe, but the Chinese songs released in China are also famous on the charts. The English songs they publish are also in Europe and the United States. The song was in the top ten, and even occupied the number one spot for a time."

"And she just finished the global tour, it was the time when her popularity rose the fastest. Before that, she was the best ballet dancer, and her image was even worse."

"Mr. Liu, like your age, the familiar singers are those older artists? You can still remember her name, which is enough to show how much influence she has in China."

"Furthermore, she has also signed a contract with MGM Pictures under our group. She will play the leading female role in our next major production film. Now she is making cameo appearances in other films to exercise her acting skills."

"For such a high-quality artist, can we be a global spokesperson for our mobile phones? She alone is worth many people! "After Kameido Masao finished speaking, he took a peek at Feng Yu's expression, but he didn't find anything unpleasant, so he was relieved.

It may not be clear to others, but he knows that Elena is definitely from the boss. Elena’s chart-topping songs are all written by the boss himself.

Liu Chuanzhi was the first to express: "I agree that although she is not the hottest female celebrity right now, it is absolutely okay to say that she is one of the hottest female celebrities. And since she has cooperation with Wind & Rain Holding Company, then Kanda The president can talk about a more favorable endorsement price, right?"

Zong Qingxian thought for a while: "I don't have any problems. She understands three languages, so she can use the three languages to speak the advertising words in person. This is great.

"agree."

"agree."

Chapter 1544: Can't Surpass? (For Subscription)

"Wind & Rain takes a camera phone to show your beauty."

In the camera, Elena is taking a selfie with her Wind & Rain phone, and the voice-over is also Alina's own voice.

The biggest feature of this commercial is that it gives a close-up of the front of the phone, allowing people to see Elena taking a picture of herself and looking at the screen.

The biggest feature of this new camera phone is the front camera, which was created by Wind & Rain.

Previously, a self-portrait camera phone of Wind & Rain used a camera that could be rotated back and forth, but that phone had a problem that the camera would easily become loose after rotating back and forth many times.

Nowadays, camera phones have either only the rear camera or the camera can rotate. No one has ever seen this kind of mobile phone with dual front and rear cameras.

After the launch of this phone, it is bound to lead the frenzy of camera phones again.

And this phone also installs a new picture editing software, that is, P picture. Simple and easy to learn, so that everyone can modify the photos to look beautiful.

When the commercial was broadcast, the vice president of Nokia, who manages mobile phones, was dumbfounded.

They just developed a mobile phone with dual front and rear cameras. They thought they were the first manufacturer in the world to make a front camera, leading the way.But I didn't expect that Wind & Rain mobile phones have already been mass-produced, and this commercial has already been launched in large numbers.

After a slow step, the title of No. 1 in the world was taken away by Wind & Rain mobile phones.

The world’s first camera phone, the world’s first optical zoom phone, the world’s first 5-megapixel phone...

"There is no press conference for this phone? So, they are not too optimistic about the front camera? So what are the camera performance parameters of this phone?" Will asked.

"This phone has the ultimate in camera function! Not only the front and rear cameras, but also the built-in picture editing software. And their rear camera has a three-fold optical zoom function and is still 10 million pixels. Many digital cameras do not reach this pixel level."

"And they also added a xenon flash, which is better than the previous LED flash. And they also have the red-eye function, one-second autofocus function and other functions that are only available on digital cameras. And this phone is still touch screen, many The function can be done with a single finger, which is much more convenient than the button selection."
"Their camera phone has more powerful functions for shooting video clips, enhanced memory capacity, enhanced battery power, and the screen has become 2.8 inches. Apart from being a little thicker, this phone has no shortcomings as a camera phone. , Achieved any extreme you can imagine! "

When the subordinates reported, they were very excited, and it was difficult to conceal their love for this camera phone.

Will frowned even heavier. He thought that this phone didn't even have a press conference, and that there should not be much enhancement in performance. He didn't expect it to have reached such a level!

Shouldn't those data only be available for digital cameras? Actually all applied to the phone!

"What's the price?" Will suddenly thought of a crucial question. With so many advanced and powerful features, the price is certainly not low.

If it is too expensive, it will inevitably affect sales.

"The price in China is 4999 yuan, and the price overseas is US$699. According to the exchange rate, the price of this mobile phone overseas is slightly higher than that in China. If you include tariffs, it is almost the same Up."

At this time, the exchange rate of RMB to US dollar is around 8:1, and the fluctuation range is not large.

Will was shocked, how could it be so cheap?In his opinion, this kind of performance parameters must be sold at a price of more than 800 US dollars, and based on the selling price at this time, is it possible that the cost of this phone is below 600 US dollars?

And this six hundred dollars, or does it include advertising costs?

Their N70, not long after it went on the market, was priced at more than six hundred dollars. Even their slightly better N72, the price is the same as this one.

It is also a mobile phone with enhanced camera function. Its performance is not as good as the Wind & Rain mobile phone Z41. The price is more expensive, so how can I sell it? Not only is the price/performance ratio much better than them, but the brand is not weaker than them, and even at this time there are signs of surpassing their Nokia.

Let’s take a look at the advertising volume of Wind & Rain mobile phones. It is so dense that when people want to buy mobile phones, the first idea that comes up is probably to buy Wind & Rain mobile phones!

In the low-cost phone market, they lost. They couldn't make the Wind & Rain mobile phone at the same price as the super value machine, and Wind & Rain mobile phone immediately launched a color screen super value machine, priced at 59 dollars, 449 in China market Yuan, let them completely defeat the Nokia 1 series.

Their Nokia uses numbers to illustrate the series. Different numbers represent different functional directions. The Wind & Rain mobile phone uses letters to represent a series.The C series is the value-for-money series, and the C01 is the world's first-selling model of Wind & Rain Brand, which is about to reach 200 million units!

The Z series, also known as the camera series, has only reached the fourth generation, but it has performed unparalleled.

The S series, smart phone series, has only been released to the Second Generation, and it is said that the third generation of horses is released.

The T series, dual-network dual-standby series, is also very popular at present.

Y series, music phone series, only two models in one generation, it seems that it is no longer their main research and development direction, and the most popular in the music phone market is AIWA products, they also only make music phones.

The D series, the ultra-long standby series, has been out for three generations at present, and it is said that the fourth generation will also be out.

The G series, gaming phones, also came out for three generations.

And they heard that they will launch several different series of mobile phones, named B series, L series, P series and so on. They can't guess what it means.

Because of the naming style of the previous series, they didn't understand it. According to the person in charge at China, it seems to be related to the Chinese pinyin, but it is a letter, you can guess what pinyin it is!

Relying on its position in Europe and Asia, Nokia surpassed Motorola to become the leading Boss in the world's mobile phone market, and has been suppressing Motorola forever.I thought that after stepping on Motorola, no other mobile phone brand could compete with them. Sony, Four-Star, Xiapu, Songxia, LG, etc., they didn't care about it.

But they neglected this brand from China, a brand that had gone from home appliances to consumer electronics.

In just a few years of hard work, Wind & Rain mobile phones have become the market's No. 1 in production and sales, and they will not give them a chance for Nokia to stand up.

Any series of new products seems to be on the cutting edge of the industry.

Whenever other brands are slightly ahead of them in terms of performance, they immediately launch new products to seize the market again. Even in many cases, other people's new products have not yet been launched, and their Wind & Rain Brand launches new products first.

For example, just like this camera phone, people feel desperate!

Is Wind & Rain mobile phone really unsurpassed?

Chapter 1545: Crazy Mobile Ads

[Wind & Rain smart phone, convenient for you to experience]

[Wind & Rain Games mobile phone, enjoy fun anytime, anywhere]

[Wind & Rain camera phone, take pictures of your beauty]

[Wind & Rain mobile phone, No. 1 sales in the world]

[Always imitated, never surpassed, Wind & Rain mobile phone, leading the direction of mobile phone development]

Chapter 1546: Group Comic Comic Ads

[Choose the most right phone, you won’t regret it]

[1995~2004, the best-selling mobile phone brand for ten consecutive years-Nokia]

Nokia suddenly changed the advertising slogan, and this is a challenge to all other mobile phone manufacturers, which can be said to have opened the group mocking skills.

If it was before last year, then Nokia, as the world's number one manufacturer in terms of production and sales, has this confidence.

But this year, they still want to pretend to be forceful as usual, sorry, Wind & Rain Brand won't agree!

Feng Yu called Kameido Masao and immediately arranged for someone to fight back. Feng Yu also gave a hint on how to fight back.

If you want to play, I will play with you.

The advertisement of Wind & Rain mobile phone on the internet/network quickly changed the ad word.

[The former glory is the yellow flower of yesterday-the best-selling Wind & Rain mobile phone from 2005 to the next N years]

[Why is the market share declining? Because you don’t understand what consumers want-from consumers’ favorite mobile phone brand Wind & Rain Brand】

[Why is the other party's mobile phone updated so quickly? Children, on the court, the head coach is constantly changing because their players are not opponents. Wind & Rain mobile phone, today’s star in mobile]Feng Yu looked at these advertising slogans and was very satisfied. Nokia took the initiative to bring her face together and let them fight. If they didn't fight, it seemed to be sorry for him.

These advertisements, combined with the new models of Wind & Rain mobile phones, undoubtedly gave Nokia a loud slap in the face.

Nokia also responded immediately and changed the ad slogan again.

[You should check if your phone accidentally falls on the ground, will it be damaged?] Next to it, there is a Nokia mobile phone drop resistance test with the world's first trophy.

Nokia is doing very well in this regard.

Nokia made another move, and this time ridiculed other mobile phone manufacturers.

Before Wind & Rain's mobile phone could respond this time, Motorola fought back.

[The wall is stronger than glass, but my room can’t just have walls, but also light] Motorola’s new mobile phone picture is right next to the window, while Nokia’s mobile phone is embedded in the wall as a brick.

Feng Yu laughed directly when he saw this ad.

Now some people say, is Nokia's mobile phone equivalent to a brick? I didn't find that Motorola's propaganda staff are also jokes.[Conservative thinking can only bring backwardness, and the future will continue to develop] Next to it is a four-star new smartphone, which also uses the same touch screen as the Wind & Rain smartphone, abandoning the button mode of the Nokia smartphone.

Then almost all mobile phone manufacturers started this type of advertising and marketing because they found that if you should not fight, then only others will have the opportunity to show it, and you will gradually be forgotten by consumers.

In the West, this kind of advertising that promotes one's own products and satirizes other competitors' products has long existed.

Like KFC and McDonald's, KFC directly asks people wearing Uncle McDonald's clothes to line up at KFC to buy burgers.

Pepsi Coke asked the child to buy two cans of Coca Cola and put them under his feet so that he could buy Pepsi Coke with a higher coin.

BMW advertises its own car. Mercedes-Benz’s large truck is used to transport BMW’s cars, which represents BMW’s set up on high and Mercedes-Benz is at the bottom.

But these are basically one-on-one singles. Few Nokias open up group ridicule like this.

Nokia has fallen from the altar, their products themselves have a big problem, that is, the price is not high.For products at the same price, Wind & Rain mobile phones have the highest price/performance ratio, which has always been the main selling point of publicity. Other mobile phone manufacturers also have their own selling points. For example, Motorola's flip phone design is very good, which many people miss.

Japan’s mobile phones have always been able to compete with Wind & Rain mobile phones in terms of taking pictures. The Japanese manufacturer was the first to launch a megapixel camera phone, but it was a pity that that phone was on the street.

Feng Yu finds this form of advertising very interesting. He discussed with others and released a new print advertisement.

Some mobile phones were made into the image of cartoon people, and then everyone was climbing high mountains.

The Wind & Rain mobile phone ranked first, already standing on the top of the mountain. Follow closely behind sb or sth is Aihua mobile phone, holding hands with Wind & Rain mobile phone.

Then came the AIWA mobile phone, walking a path by himself, whistling in his mouth, with a cheerful smile on his face, and he was approaching the top of the mountain.

In the second gear, Nokia lags behind Wind & Rain mobile phones a lot, struggling to catch up. Next is Motorola, who looks less capable than desirable.

Then there is Sony, the appearance of a child, and there are two bitter faces behind them, Sony mobile phones and Ericsson mobile phones, each extending a hand and pushing Sony forward.The four-star mobile phone landed on all four feet and climbed up desperately, but it could only keep pace with Sony. Then there are some other mobile phone cartoon characters without even a brand logo.

When the comic advertisement for Wind & Rain mobile phone came out, it caused an uproar.

This is more direct and fierce than Nokia's mockery. Nokia just said where it is stronger, telling its glorious history.

But Wind & Rain mobile phones directly classify mobile phone brands.

Their Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones are the first class. AIWA's music phones are in their own field and do not compete with others. They are taking another path.

Mobile phones such as Nokia lag far behind. They are in second gear. They also insinuate that Sony is unable to support Adou. The two corporations pushed them and failed to get ahead.

As for many mobile phone manufacturers such as Dopod, Songxia, Xiapu, etc., their names are not even mentioned, and they feel that they have been subjected to extraordinary shame and humiliation!

Some of these mobile phone manufacturers feel a little happy, such as Four Star Group. Although it looks a little embarrassed, it is in the second echelon and the four-footed ground shows that they are working hard.

However, some people think that this is a satire of Four Star Group's lack of motivation and can no longer climb.At this time, all mobile phone manufacturers in the world began to turn their targets and began to besiege Wind & Rain mobile phones.

Which brand of them does not have its own ace model? They do have their own uniqueness in some aspects.

However, they soon discovered that if the price-performance ratio alone is considered, none of them is an opponent of Wind & Rain mobile phones, and naturally they are not opponents of Aihua mobile phones.

But if they don't fight back, how can they be willing?

It was the first Nokia to jump out again, still using their most robust phone to question Wind & Rain phones.

The Wind & Rain mobile phone is another comic. The Nokia mobile phone was tied to a stick, which looked like a hammer, and was smashed into a walnut by someone while holding Wind. & Rain The phone is calling.

This is like saying that your Nokia mobile phone can only be used to smash walnuts. For making calls, use Wind & Rain mobile phones!

As soon as this advertisement came out, Wind & Rain mobile phone became famous again!

Chapter 1547: Li Zhixing In A Daze

Soon the Spring Festival in 2006, Feng Yu and his family returned to their hometown in Bing City for the New Year.

They were flying on a Taihua-controlled plane, Feng Yu's private plane, which was not installed yet. Feng Yu's inner heart is very resentful. Didn't it say that it will be done soon? How long has it been?

Fortunately, I bought a few more planes from Brother Ki, otherwise it would be difficult to return home.

"Zhihang, take your siblings to play well, don't say no! " Feng Danying looked at his son seriously.

Li Zhixing's mouth was flat and his face was reluctant. He is in junior high school. Can he play with two younger siblings who have not yet attended kindergarten?

But all the family members are making dumplings at this time, except for him, his grandpa is idle, but grandpa just watched the Spring Festival Gala for a while and said to take a nap, and wait until almost twelve o'clock to get up and watch the age.

It was snowing outside, it was cold, and I didn't let it out. Although the room is very large, it is not allowed to run. What is the fun?

"Brother Zhihang, can you tell me a story?" Feng Lijun pulled Li Zhixing by the corner of his clothes, and his big eyes blinked at Li Zhixing, so cute.

Feng Lijia also looked at her cousin, and also grabbed the corner of her clothes.

By the way, find your uncle. Doesn't your uncle know how to make dumplings?Li Zhixing saw his uncle who was helping to squeeze the noodles (the ball-sized dough was flattened to make the dumpling wrappers). He wanted to say, I will do this job too, let's change it?

"Lijun, Lijia, isn't it okay for your brother to take you to the car?" Li Zhixing thought of the toy car he had put in the storage room.

When he was in elementary school, his parents let him drive, but then he drove into the bushes again and never let him play again.

Of course, this is not his first toy car. I don’t know which generation it is. Anyway, every time Bing City Machinery Manufacturing Group builds a new battery toy car, it will always send him one. Said it was for him to try it out, so that he could make suggestions and let them modify.

The two little guys were coaxed by Li Zhixing and drove around in the living room, yelling, very happy.

Li Zhixing leaned on the back of the sofa with his hands on his back, shaking his head and sighing.

Little child, it's too much trouble!

He didn't know that when he was five or six years old, that was the person who caused the most headache for the whole family.

Feng Yu's work was completed quickly, and he didn't know how to make dumplings. The dumplings made would always be boiled, or there was little filling.

As a Northeastern, he is under a lot of pressure. When I was in college, I was often laughed at by my roommates.After washing his hands, Feng Yu was arranged to watch the children in the living room. They were not relieved that the two little guys were watched by Li Zhixing.

Seeing Uncle coming over, Li Zhixing eyes revealed a look of relief: "Uncle, I'm going to the toilet, you come and look at your younger siblings."

After that, before Feng Yu agreed, he ran to the toilet.

Feng Yu's eyes widened, brat, how cute are your brothers and sisters, so I won't invite you to see you?

"Dad~~" the two little guys saw Feng Yu and shouted at the same time.

Feng Yu went over, pulled the car, turned the key, turned off the power, and carried both little guys out.

"Okay, just play for a while. Do you want to go to sleep for a while? You can eat dumplings when you wake up." Feng Yu asked with a smile.

"Dad, I don't want to eat dumplings, can I eat noodles?" Feng Lijun asked bitterly.

Feng Yu lighted his son's nose with his hand: "You bastard, live in plenty without appreciating it. When my father is your age, you can only eat dumplings during the Chinese New Year."

Feng Yu is also a little helpless. Now his living conditions are as different as sky and earth from when he was a child. He liked eating meat very much at that time, but the two children actually liked to be vegetarian!

Don't want to eat dumplings during the New Year, but have to eat noodles? !

"Dad, I want to eat noodles too." Feng Lijia said, biting his fingers.Feng Yu quickly pulled her daughter's finger out of her mouth: "Don't hold your fingers, it will hurt your stomach."

Alas, this is how children are. Whatever one wants to do, the other will also want to do. They also grab a noodle.

"Then you go to bed first, and Dad will get you noodles."

Feng Yu coaxed his children to fall asleep when he saw Li Zhixing poking his head in from the door.

Feng Yu dimmed the wall lamp and came out and closed the door.

He reached out and rubbed Li Zhixing's head: "What is stick one's head out and look around for?"

Feng Yu felt something was wrong and looked at his hands: "Do you still use hairspray this night? Hurry up and go wash it."

However, Feng Yu also feels that the child is older and starts to like to dress up. When he was this old, without these conditions, no one would do this on the farm, except when he was married.

Li Zhixing looked at his uncle with a grimace, I'm so old, can I just rub my head? And my hair, the gel water I just used to style it.

After combing for a long time, I wanted to come over and ask if you are handsome, but I haven't asked yet!

After Li Zhixing came out of washing his hair, Feng Yu took him to sit down and smiled and asked, "Tell Uncle, why do you like to dress up recently?"

"Nothing."
"No? I think I want to dress up for someone, right? I guess, is it your favorite female classmate?" Feng Yu guide patiently and systematically.

"No, nothing." Li Zhixing dodged his eyes, not daring to look at his uncle.

No?

Feng Yu raised his eyebrows, so obvious that he still wanted to fool me? I'm being careful with your uncle, you're still far away!

Feng Yu bared his white teeth: "Zhihang, how many points are in the final exam?"

Li Zhixing looked helpless. Apart from asking about the test results, did the adults have nothing else to say?

"All are above ninety points."

"It's only this point. Compared with your uncle and me, it's far behind." Feng Yu said proudly.

Li Zhixing curled his lips: "Grandma told me that your grades in elementary and junior high school are not good."

Feng Yu is a little embarrassed. Why did Mother tell him about this? My splendid and majestic image in the heart of my nephew, isn't it all collapsed?

But it doesn't matter. Feng Yu doesn't care about this anyway. He continues to smile and ask: "Then is she better than your grades?"

"How is it possible! She only scored 89 points in math! "

After speaking, Li Zhixing was stunned. He looked up and saw that his uncle's smile was so disgusting.Feng Yu was shaking one leg there, looking down at his nephew: "Zhihang, lying is not a good habit."

"I, I'm talking about the same table! "

"Oh~~~ At the same table. By the way, on New Year's Day, didn't uncle bring you the latest Lenovo laptop? Did you give her to play games?"

"No, she doesn't play games! " After saying this, Li Zhixing knew that he had failed again.

"Look, admit it? Don't worry, uncle is very open-minded. Uncle will never tell anyone about this."

After that, Feng Yu went downstairs with a smile on his face, leaving Li Zhixing to sit there blankly. I wonder why he didn't confess to himself.

Chapter 1548: Red Envelope

At midnight, everyone said that Li Zhixing was much better at midnight. He obediently agreed to whatever Feng Yu said.

After everyone wished each other the New Year, the old man took out a red envelope from his pocket and everyone sent one, including Li Shiqiang's parents.

They all not to know whether to laugh or cry, at this age, they actually received the New Year's money!

Feng Yu squeezed his chin and looked at the old man smiling very happily. He leaned over and asked, "Grandpa, I plan to go to Bing City Machinery Manufacturing Group, Bing City Pharmaceutical Group, etc. tomorrow to give out red envelopes, or you can go with me. This red envelope is guaranteed to make you enjoyable! "

Li Na slapped Feng Yu lightly: "Grandpa won't mess around with you. What kind of red envelopes are fun? Grandpa is asking us for auspiciousness."

"I won't go, I will stay at home tomorrow." The old man said loudly, "You three little guys, go to bed, get up early tomorrow, and there will be many people from home."

Who is from home? It is the provinces and cities~leadership. They actually want to get a little relationship with Feng Yu or Feng Xingtai by paying a New Year greeting to the old man.

Especially since the year before last, Li Shiqiang and his family are also getting together to celebrate the New Year together, and they can also visit Li Shiqiang by the way.Whether it is Feng Yu or Li Shiqiang, it is not a small amount for anyone to open a donation. It’s not easy to come here usually. What a great excuse is this for New Year’s greetings.

This is why Feng Yu personally gave out red envelopes to employees, not wanting to be at home and being entangled by those who are unfamiliar.

Feng Yu doesn't care about donations, but doesn't like being forced to donate. Donating is a happy thing. If it becomes unhappy, Feng Yu would rather not donate.

Especially Feng Yu didn't want his donations to become the achievements of these unrelated personnel. Where he really needs his help, he will not be soft.

But to be honest, the traffic on Longjiang is so good, and no natural disasters have occurred in the past two years. If you still need to rely on donations to live on, it means that the local parents are not qualified!

With Feng Yu's help over the years, when Lao Zhang was still in Longjiang, there was no poverty in Longjiang~county. Agriculture, tourism, medicine, food, machinery manufacturing, etc. have all made Longjiang's tax revenue increase steadily.

In addition, Longjiang has a small population, so why is it still poor?

Those who come to ask for donations are really mostly for political achievements. But there are others who are very smart. When they come, they bring a plan.Say what I plan to build for my hometown and how much growth will it bring to my hometown’s economic income in the future. The problem now is the lack of start-up funds. We have raised part of it from bank loans and funding from the top, and the rest needs to be raised by ourselves.

Of course, it is not impossible to get it out, but the local municipal construction may be slowing down, so I want to borrow a little from Feng Yu first.

The cleverness of each one made Feng Yu very helpless. borrow? TMGovernment find someone to borrow money, do you think it is reasonable? Don’t you just want me to donate?

But if it is really a good plan, Feng Yu will still donate money, and will be stationed to monitor the use of the money.

Now the leadership here also knows that Feng Yu’s donation will not be credited to their designated account. It is about monitoring how the money is used and ensuring that the money is not spent outside the project.

Do you want to repair the Government office building? Sorry, no points!

If anyone dares to think of a way to embezzle the money, okay, let’s see if our boss is angry, who is unlucky! Those two leaderships who were imprisoned for embezzling donations are your learn a lesson from the mistakes of one's predecessor!

Early the next morning, Feng Yu got up to eat something, and then went out. The car was already waiting at the door.

"Chief Feng Happy New Year! "

The driver and the bodyguards shouted in unison.Feng Yu smiled all over his face and touched out a few red packets that he had prepared for a long time: "Come on, one for each person, happy new year."

First, I went to the factory of Bing City Machinery Manufacturing Group. During the New Year, machinery and equipment still have to be shut down for at least 24 hours, but those responsible for equipment maintenance and maintenance are the busiest time.

"Chief Feng has a good Chinese New Year." A young man covered in engine oil shouted loudly.

"Happy New Year, hard work, come here, take the red envelope. How is your work arranged, and what time will you go to work today?" Feng Yu asked in detail.

"I took over at seven o'clock in the morning, eight hours. We basically have one shift for seven days during the Spring Festival." The young man smiled very happily.

Those on duty last night, although they also got red envelopes, they were obviously not as thick as Chief Feng gave. He knew with a twist of his hand, it should be a thousand yuan!

Feng Yu looked back at the person in charge of the factory: "How is this shift arranged?" Isn't it possible that someone knows that he is coming to distribute red envelopes, so he deliberately finds a relationship to adjust the shift?

The person in charge pointed to the young man and said, "Xiao Wang, come on."

Xiao Wang smiled triumphantly: "I was caught by lottery! " He only entered the factory last year and didn't know that there was such a good thing on a shift during the New Year!Feng Yu opened his mouth wide, grabbing lots?

They used such a "scientific and fair" method to schedule shifts? !

The person in charge explained: "During the Chinese New Year, it is not appropriate to arrange anyone to be on duty. Isn't this just based on fairness? I also arranged lots to be on duty today.

Well, leadership is also a lottery! Feng Yu took a deep breath, as if there was no better way.

He continued to move forward, and no matter who saw him, he hurriedly came to pay New Year's greetings. Although many of them have never seen Feng Yu and don't know each other, when you look at the people with big bags behind Feng Yu, you know that this is the big Boss Chief Feng who is here to give out red packets!

After going around in a factory, the 1,000 red envelopes prepared were almost finished, only one million.

Feng Yu thought for a while: "You tell Lao Li that everyone on duty during the Spring Festival should have a red envelope. Even if you have received it, everyone else will also be divided. Well, set it at 500 yuan. "

"Our Corporation's more than 20,000 employees can all be posted on the same shift?" That would cost more than 10 million!

"Yes, the employees of Corporation, as long as they go to work, they should have a red envelope. This is not a year-end bonus. It is a red envelope I personally give to everyone. I will ask someone to settle accounts with the Corporation financially later."This little money is nothing to Feng Yu. The company's year-end bonus will not be small, but the red envelope he personally gives is extra.

Of course, this money is also beneficial. From the doorman to the technician in the workshop, who doesn't miss him? Anyone who wants to subvert Feng Yu's authority in the Corporation depends on whether the workers agree!

Chapter 1549: The Gap Between Car Companies

Feng Yu sent a red envelope. It was noon. He stopped by Li Mingde to check it out.

"Lao Li, is your body okay?" Some time ago, Li Mingde was suddenly diagnosed with diabetes, and the whole person's spirit suddenly changed a lot.

However, the doctor said that it is not too serious, and there is no need to take insulin. Usually, I control my diet, maybe even oral insulin is not needed.

At that time, Lao Li called Feng Yu directly to resign, and Feng Yu was shocked. Fortunately, it was a false alarm. He was fine and didn't disrupt Feng Yu's plan.

"I'm okay. The doctor said I was just scaring myself. I was hospitalized for a week and after some conditioning, my body seemed to be better." Li Mingde said with a smile.

"Recently, I see that our Song River car is developing well. Electric bicycles are selling better and better. Motorcycle sales have not disappointed me. You one's contributions cannot go unnoticed."

"What am I one's contributions cannot go unnoticed? The biggest contribution has to be from Li Dafu. After others became president, a series of measures have reduced our costs a lot, improved efficiency and increased profits. It has increased a lot."

When Li Mingde said something, he sighed. He also felt that he was old. It may not take three years before this Corporation should be handed over to Li Dafu.And many of the old people who were in the factory with him have already retired. He realized more and more that his ideas seemed to be unable to keep up, and he had lost the passion of his youth, and felt that he was very content in his life.

"By the way, our new car, I heard that it will be off the assembly line soon?" Feng Yu asked with interest.

"Yes, this is a newly designed car series, with a more beautiful appearance and more outstanding performance. It is the kind of coupe you once said."

When Song River car launched the sports car, Feng Yu mentioned to them the concept of a coupe, combining the practicality of a car with the sportiness of a sports car, satisfying many car buyers, who want the performance of a sports car, and think about it. The practicality of the car is required.

And although the coupe has some shortcomings compared to cars and sports cars, it is very popular abroad. This is also a model that Song River car is preparing to vigorously attack foreign markets.

"Very good, when it will be promoted abroad, it will definitely sell well." Feng Yu said approvingly.

"Chief Feng, but now there is a problem. Our Song River car has been operating over the years, and it is good in Asia and Eastern Europe. If this car is only sold in China, I can guarantee that the sales will be very good. But if it is sold abroad, I’m afraid it’s a bit difficult. The most important point is that our car has never won any heavyweight awards."
"Our car, has it rarely won awards these years?"

"It's not a lot. We have won many domestic awards. Eastern Europe, Southeast Asia, and even the entire Asia. We have also won many awards. Although they are not as good as Japan's cars, they have already surpassed South Korea. car."

"But we have never won a bigger award. Like the World Car of the Year Award, there are also the German Red Dot Design Award, the American Industrial Design Excellence Award, the German IF Design Award, etc., the European Car of the Year Award, North America The Car of the Year Award, the World Car of the Year Award, the world's top ten motor development of the year, the international motor vehicle of the year and so on, we have never won it once."

Feng Yu's eyes widened: "These are the top awards in the world's car industry? Have we never won it once?"

With so many prizes, it's time for the round, right?

"Not once, the European Car of the Year, we were nominated for the Olympic Games, but we were brushed off in the first round. As for the others, we didn't even have a nomination! " Li Mingde was also depressed.

As the largest car company in China and Eastern Europe, it is also a large car company with an annual production and sales volume of one million. It has not even won a world-class award.

When faced with foreign advertisements that use awards for promotion, how do they fight back?

Feng Yu frowned: "Do we have some advantages?"
"In terms of failure rate, Japan has the lowest failure rate. In this regard, they are ahead of the Americas, Europe and us, and we are ahead of Europe and America. Europe, especially the German cars, has the earliest development, convenient maintenance and large sales. People have the illusion that their quality is very good, but in fact they really have a high failure rate."

"Safety, Europe's leading, Japan follow closely behind sb or sth, and then us, North America is similar to us."

The most important thing for safety is the body structure. In the event of an accident, it is the safest to ensure the smallest deformation of the cockpit. As for the thin body skin, these effects are actually not significant. Because the crash has little impact on the safety of the passengers in the car, it just looks more serious.

If it does happen that the car is hit very heavily, then the thickness of the outer shell is useless, and it is all useless when it is time to scrap.

"Brand background, Europe, North America, Japan, and we are the last. This makes us inherently weak. After all, our history is too short.

"Comfort and handling. European cars are the best, followed by North America, then Japan. We can compete with them in terms of comfort, but it has worse handling and higher fuel consumption than Japanese cars."
"But in the Chinese market, they are not as good as us. According to the plan, our sales in the Chinese market this year will exceed one million vehicles, but the global sales will not reach two million."

The China market has a large share, it doesn't matter, Feng Yu also likes it. However, other regions, including the Eastern European markets, are still not as good as China's sales. This is enough to prove that they have a long way to go to sell overseas.

Eastern Divine Deer was popular for a while, and that was because Wang Junxia was in the same spotlight at the time. But Wang Junxia is retired. Although the Eastern Divine Deer (Song River-off-road) has reached the fifth generation, its sales in foreign countries have increased, but it has been severely declining.

As for other models, although they are also growing, it is due to the overall increase in global car sales, and their share and growth rate are declining.

The world’s car company Boss is still General Motors, then Toyota car, third is Ford, and fourth is Volkswagen. Even the fourth Volkswagen has an annual production and sales volume of more than 7 million vehicles, and their plan this year is 8 million vehicles.

As for Song River cars, last year it just surpassed 1.5 million vehicles. This year’s plan is only two million vehicles, and it is mainly due to the increase in the domestic market.Of course, those who are ahead of them also have trucks, mini cars, buses and other commercial vehicle models. In terms of passenger cars alone, they are not as powerful as Song River cars so many times.

But these sales data will give people a false impression that their cars are very good, otherwise why are so many people buying?

Chapter 1550: Make A Big Prize

"If we don't count commercial vehicles, but passenger cars alone, we should already be in the top ten in the world, and we should even be ranked eighth in the world last year. But who considers us eighth in the world? The world's top ten car companies Ranking, there has never been us! "

Li Mingde is very unconvinced. If Song River car swallows the domestic commercial vehicle Company, then the ranking may be able to squeeze into the top five.

Or the annexation of those joint venture car companies can also improve the ranking by several places.

Unfortunately, the state does not allow this. Although it is said to be a company, once it is annexed, the state still disagrees.

If you want to merge, you can use equity to trade.

Buy it directly? Can you afford to pay? Sorry, not for sale!

In other words, if Song River car wants to expand, Taihua Holding Group will lose its controlling interest in this Company. The Government of Bing City is also very savvy. They will never sell their shares, even at a premium of 30%.

What can I invest with money? Retaining the shares, the annual dividend is not a small amount, but also prevents the headquarters of the Corporation from moving out of Bing City, allowing them to receive generous taxes.

The same is true for other auto companies. They want to buy us, yes, take equity mergers and acquisitions. With cash, there is nothing to talk about!Last year, China's annual car production and sales exceeded 6 million. Pure passenger cars accounted for more than 50%, and Song River cars accounted for one-third of them.

The number of private passenger cars in China exceeded 10 million last year. Market research shows that the sales of private cars, especially passenger cars, will continue to grow rapidly.

The above has also paid attention to this data, and Feng Yu has also followed up with the suggestion of using the car industry as a pillar industry, so since it is a pillar industry, how can it be possible for a private company to dominate?

Now Song River Car is in such a trouble. If it wants to expand, there is little hope in the country. Song River Car is unwilling to acquire those who want to be acquired, because those small car companies are too poor. In addition to workers and land, Song River Car Look down upon.

What's decent, but can't take it. As a result, the scale of Song River car cannot be expanded quickly and effectively. There are still only a few brands and two logos (Eastern Divine Deer is its own logo).

The world's car production and sales will grow rapidly in the next few years. Especially in the past two years, the world economic situation is very good and it is definitely a good opportunity.But there is good news at this time, that is, since last year, General Motors has begun to go bankrupt. When the global economic situation is very good, and car production and sales are soaring, Tongyong has started to lose money with the world's largest production and sales!

The top ten car companies in the world only lose money with the same use. However, another large car company in North America, Ford, is also not doing well and its profits are greatly reduced. Correspondingly, Toyota and Volkswagen both have rapid growth in sales and profits. .

If it continues to develop in this way, Tongyong will inevitably embark on the old path of previous generation/life, that is, apply for bankruptcy protection, rely on the US Government to rescue, close factories, close sales centers, lay off employees, sell brands, and so on.

Although the same use of previous generation/life re-emerged, but the world’s number one throne was given to Toyota, and then never regained it. Even the second throne is the public sitting. They don’t have one thread, one hair. Opportunity.

The common use is that there is a problem in operation. They have more than 20 brands, but they fight each other and fail to form an effective alliance. Just how much production and R&D resources are wasted. Not to mention that some of the brands they acquired have never made any money.

They originally wanted to be truly universal. They have any model. But it ignored it, because it was too complicated and it became impossible!GM's biggest problem still appears in the North American market. They have their own General Motors Financial Corporation, which provides car loans.

They use each other's credit to sell, but it takes a lot of time to get the money back. So although they have the largest sales volume, many of them cannot get the money.

If nothing happens, then their model is nothing. Anyway, the money will come back slowly later, and they can still invest through this financial corporation, even if it is just a simple loan, they can have not low profits.

However, Feng Yu learned that the same application and previous generation/life have taken a step towards the super blunder. Their car financial corporation has entered the real estate market without fail.

Because the real estate market is highly profitable at this time, they have become one of the top five housing loan financial institutions in the United States, and at this time, it seems that their earnings are much higher than car loans.

The time for car loans is generally relatively short. When the two-bedroom crisis breaks out in the United States in the past two years, many people will go bankrupt in credit and cannot repay their loans.

If there is only a car loan, then the loss is not big, but if you include the mortgage, the loss is big. The price of a house is much higher than that of a car, and the repayment period is longer. Once the credit goes bankrupt, there will be more bad debts and bad debts.Originally, Feng Yu wanted Song River car to follow the development of the prescribed order. After three years, when the company filed for bankruptcy, they had already developed into the world's top car company.

But they forgot that they only make passenger cars, and they have not even entered the top ten in the world car company rankings. It occupies half of China's passenger car market, and it also includes low-priced, low-profit elfs. They have not even entered the top ten, which is too slow.

If it continues to develop so slowly, I am afraid that the same crisis will come, and Song River car will not have a big outbreak.

"Old Li, don't worry about this, I will solve it." Feng Yu thought for a while and said.

Isn't the brand awareness not high enough? Don’t you just want to win big prizes? How simple.

Make your own awards!

It's not that I haven't done this before.

Those world-renowned awards are not all created.

They can do it, why can't we?

The award they got was also to implement a standard. The winner is the best in the standard.

They can implement standards, but we can't? We rely on the China market with the highest growth rate, so why can't we get an award ourselves?

Not only to get it, but also to get a world-class car award!However, there is also a difficulty in getting this award, that is, other car companies need to participate and come up with a car model with sufficient weight.

This is more troublesome, Song River car is abroad, but it doesn't have that much face.

No, Feng Yu is going to come out in person this time.

With the face of the richest man in the world, he personally issued the invitation letter, and those car companies should come to participate.

It's just that how to get this award and how to highlight the Song River car, it needs to be carefully considered.

Chapter 1551: How To Invite

"Boss, Happy New Year."

Kameido Masao was surprised when he received Feng Yu's call. Just after 12 o'clock on New Year's Eve, he called for New Year's Eve? He remembers the traditional festivals in China better than Feng Yu. Why did the Boss call him after only half a day?

Could it be that something happened to the Corporation?

"Kanda, there is something you want to think about. If I want to get a world-class car award, do you have a way to invite all Japanese car companies to participate?"

Boss wants to win a world-class car award? What do you mean, Boss wants to get a new award?

"Boss, it is not difficult to invite them to send representatives to participate. The difficulty is what level of representatives they send. And this award is the first, right? Then the influence is definitely not high, and their interest will not be great.

"I know that our Japanese car companies want to enter the Chinese market, and even car companies all over the world want to enter the Chinese market, but they have many other ways to expand brand awareness, such as their current international brand awareness, in Song River above the car."

"And if you want to compare, they will question the qualifications and fairness of the selection of guests. These are also difficult to solve. Boss, can I think of a way?"
"Hahaha, don't worry, you should think of a way first, and I will discuss it here. When we look back, we are collecting opinions is of wide benefit and come up with a feasible way."

These words of Kameido Masao reminded Feng Yu that it is easy to make awards and easy for others to participate, but it is not easy for others to value and recognize.

Feng Yu called Zong Qingxian again and asked him to contact other people and think about what to do.

If it weren't for the Chinese New Year, Feng Yu would like to call everyone together to discuss.

After hanging up the phone, Kameido Masao started contacting other executives of the Wind & Rain Holding Company group, especially his staff.

Now that Boss called him to ask him, he must do his best. Not only have to come up with a good way, but also have to come up with it faster than others.

Kameido Masao's staff team soon came to his office/bureau. After everyone heard what happened, they all found it too tricky.

Over the years, there are only a few top awards in the car industry category, mainly in Europe and North America. Japan’s car industry is also so developed, isn’t it only possible to hold an Asian award?

Moreover, this Asian award is not very worthy of the European and American sides, because they think that Asia is not well developed and has a large population, so the taste here is not high enough.Japan hasn’t been able to get any world-class car industry awards, but China has to get them. Isn’t this a fantasy?

The country's car production in China is not as good as that of Toyota Corporation. What qualifications do they have?

But no one of them dared to say this sentence. Because they all know that their boss is for Feng Yu to work.

The name Feng Yu is eligible for this award.

It's not just because Feng Yu is the world's richest man, he is also the youngest top rich, the top rich with the fastest wealth growth, and the top rich with the greatest potential for asset appreciation.

This means that Feng Yu, the world's richest man, will probably take a long time to do so. At least before Feng Yu's death, no one thinks that anyone might surpass Feng Yu in wealth.

"My President, if we want all car companies in our country to participate, then we must have the same weight of car companies to participate, otherwise, even if Toyota and the Corporation go, it will be another Asian-level award."

Kameido Masao nodded. This is very reasonable. There is no car company of the corresponding level to participate. Only the car companies like Japan have gone, and the grade of this award will not be too high, and it will not be taken by mainstream Chief Planner/Designer. recognition.

If this prize is not recognized, how can it be used for promotion?"Think of a way to get more top car companies to participate in the car industry awards with the largest and highest specifications! " Kameido Masao said irritably.

"My President, I have an idea. Why don't we contact one or two top car companies first, and then when we contact other car companies, saying that a top car company has participated, they should come?"

Huh? This is a good way.

These top car companies, who doesn't want to step on other car companies. Just like the car companies in North America and Japan, they will definitely participate in European awards. They want to win in Europe in order to face the European car companies and increase the visibility of their brands in Europe.

The difficulty now is how to get in touch with the first top car company so that we can use their momentum to contact other top car companies.

As long as the top car companies participate, those who are not top will naturally rush over to participate. Those small car companies will not miss any chance of exposure. What they worry most is that they are not eligible to participate.

What counts as a top car company? I won't say the previous sales of one million units. Does it have at least one of the top 100 global brands? Or zoom in a bit, the world's top 500 brands.Small car companies, just like those local car companies in China, cannot keep up with a fraction of those top car companies in annual output, and their profits are far from discussing two disparate things together.

At this time, another staff member said: "My President, I think maybe Mr. Feng can be invited. With Mr. Feng's face, it should be possible to invite some top car companies to participate?"

Kameido Masao reprimanded: "Asshole! Boss came forward, how could it be possible to invite only some top car companies, it must be all car companies. Which company in the world does not want to cooperate with Boss?"

"At the beginning, Microsoft, which was like the sun at noon, lost the face of Boss. What is it now? The most advantageous software business has also been divided by Boss Corporation and even suppressed."

"There is also AIWA. When Sony abandoned it and got it into the hands of Boss, not only did it rise from the dead, it suppressed Sony's music player business and became the world's number one."

"If the Boss shows up, who would dare not give face?! But the Boss doesn't like to show up, so let us find a way. If the Boss goes out in person, what use do you want?"

The other people's heads were tightly attached to the table. The one who spoke just now, even knelt directly on the ground with his head against the ground, apologizing.

"Find a way, think quickly! "Kameido Masao was talking, the phone rang, and it was the Boss's phone again. Isn't it right?

"Boss, we are leading people to find a way, and we have made a little progress. We plan to find a world's top car company to come forward, and then use their momentum to invite other car companies to join."

Feng Yu’s voice came over the phone: "Huh? You plan to do the same. I have already thought about it. I will find Tata car Corporation to come forward. They are the top car companies in the commercial vehicle field, and they are not small in the passenger car field. Look. They are the first to respond, are you sure to invite Toyota and other car companies to participate?"

Chapter 1552: They Must All Come

Kameido Masao did not expect that they discussed the solution they thought of for so long, and the Boss thought of it so quickly, and found a solution.

Boss is Boss!

"Sure! And this way, you can invite the world's top car companies. But Tata car is not strong enough in the passenger car field. I am afraid that the invitation may not be a heavyweight representative."

"It doesn't matter, this time, in my own name, I will invite the leaders of major auto companies to participate. I want to see who will not come! "

"Boss, did you personally invite? In this case, I am sure that no person in charge of a car company will miss this opportunity! " Kameido Masao was overjoyed.

The most difficult problem is solved, then the holding of this award will have enough influence, perhaps the most influential car industry award.

Because of the selection of any other car industry awards, it is impossible to invite the Chairman of all car companies to participate.

Feng Yu wants this effect. The heads of global car companies gather in China, so this influence can be great. More people will pay attention to China, improve the visibility of China, and increase the visibility of the host city.

And this gathering can also significantly promote the economy of the host city, and it can also demonstrate China's strength.As for the long-term benefits, there are even more.

For example, this time it was successfully held, it can also have a certain promotion effect for the tourists of the 08 Olympic Games.

Transportation, environment, security, culture, etc. can all be displayed in front of the world. It is also a demonstration of China's comprehensive strength. It will also be of great benefit to China's future world events.

It is also a good opportunity to increase the influence of Taihua Holding Group. This invitation letter was sent in the name of Taihua Holding Group.

Chapter 1553: Unprecedented Selection Method

Feng Yu and Zong Qingxian sat together to discuss the selection method of this car industry award.

"Chief Feng, other car industry awards are selected by reporters related to car, or Chief Planner/Designer related to car. Of course, there are also representatives of major car companies. What about us? Which selection method is adopted? Or Shall we put it together?"

The selection of journalists is a common method in the United States, and journalists represent the media. Chief Planner/Designer and car company representatives, they represent those car companies.

However, Feng Yu didn't plan to choose these methods. He wanted to use a selection method that had never been used in the industry.

"If we still use those selection methods, what is the difference from other awards? Since it is an innovative award, then we should use innovative evaluation methods."

Hearing Feng Yu's words, other people had a bad feeling. What novel idea does Chief Feng have?

"So, I decided that the selection method for this car industry award is-netizens vote! "

what! Netizens vote?

This way of awarding awards is not too strange. Many activities use the method of voting by netizens.

But this method has a big drawback, that is, it is difficult to guarantee fairness in the statistics of votes. Who knows, will a certain car company swipe tickets?"Chief Feng, this method is too innovative, right?" Zong Qingxian asked hesitantly.

"It's not very innovative. Ask Lao Liu. When he won the man (or woman) of the moment award from China IT's top ten, it included internet/network votes. He won the award. Who said he shouldn't Is it possible?"

Liu Chuanzhi hesitated and said, "But in this way, is it easy to offend the reporters and Chief Planner/Designer?"

Feng Yu leaned on the sofa: "Reporter? Chief Planner/Designer? First of all, our cars are designed by ourselves, from the exterior, interior to various parts, all independent research and development. Sometimes we cooperate with domestic car companies. , But the domestic Chief Planner/Designer, who has won the qualification for the top car industry award?"

"Those European and American awarding agencies did not put us in the eyes at all, so why should we put them in the eyes? As for reporters, as long as we have enough money, which magazine or newspaper will not publish us. Advertising? Are those newspapers and magazines really fair and just?"

Feng Yu is very disdainful of this. Everyone has their own tendencies, but how can these reporters represent everyone?

Just like the NBA, reporters can select various player awards, but at the time of the All-Stars, is it not based on the number of votes from netizens?Players who win awards can increase their salaries, but players who enter the All-Star team can also increase their salaries. Even the greater exposure of the All-Stars, the more benefits players can get.

Those reporters have been targeting the Wind & Rain players. The regular season awards are not their players, but the playoffs, the championship, are not the Wind & Rain team and the Nets?

What the reporter is optimistic about is not necessarily really good.

"Then we don't give those car company representatives a chance?" Li Mingde asked.

"Representatives of car companies? The opportunity is given. Our internet/network vote is an account. Only one IP address can vote. Those car companies can call on their employees to vote for their Company's cars. We have no objection at all. Those car reporters, Chief Planner/Designer, etc., they can also vote."

Li Mingde "..."

Can this be the same? There were only a few dozen votes before. They have one vote, how much weight is it?

Now all netizens participate in the voting, and they still have one vote. This is how influential it is!

"Chief Feng, are you sure that we can win this way?" Kameido Masao asked curiously.Song River car, even if you count the employees of the entire Bing City Machinery Manufacturing Group, the number is not as good as those of the top car companies? The car industry can be regarded as a labor-intensive company. The number of employees in the top car companies may be twice that of the Bing City Machinery Manufacturing Group!

Could it be that the employees of Taihua Holding Group and Wind & Rain Holding Company are called to vote?

Isn't this possible?

Not to mention this, it will appear that Song River car is very unconfident, and it will also make the Boss lose face. Just say that those employees will definitely vote for Song River car?

Especially those overseas employees, many of whom have not bought Song River cars, why do they vote for this? Is this voting still mandatory?

This is going to be spread, isn’t the boss even more embarrassing?

Feng Yu asked with a smile, "Do you all think so? I think our number of employees is not as good as those of top car companies, so our chances of winning are actually not great?"

"Two points can guarantee our chances of winning. The first point is that China has a large population and the number of Internet users is not less than that of any country, or even more than many countries, and it is not easy to be diverted."
"Second point, the maintenance of this voting website requires the world's top website? It needs to be well-known, right? Don't you think that the search engine Corporation will do it better?"

If you want the world's largest, I'm afraid Yahoo still has an advantage at this time. But if you limit it to search engines, then the world's four major search engines, Feng Yu controls two, and can affect one. How can you lose?

On voting, there is too much room for manipulation.

For example, some votes should not be counted in accordance with the regulations, but some of the votes that should be counted are less counted. Who can detect it? Or they shouldn’t be counted, and if they are counted, there will be a lot more votes.

There are many other methods, these do not need Feng Yu to say, Baidu, Google and other technical staff can handle.

This vote will not attract all netizens to participate. Just as there are many people who follow the NBA in the world, but not everyone participates in the voting when the All-Star vote is selected every year.

And there is one more point, because there are many options that are eligible to be voted, so many votes will be shared.

For example, in the selection of a sedan, there are many top car companies, but Song River car will only report one type, so that the votes can be concentrated.Another example is China's Internet users, most of them will vote for Song River car, because in China, Song River car's reputation is unique and unmatched.

How many people think that the quality of the Song River car is definitely good for the Government car alone. In China, no one can compete with Song River car.

But in other countries where the car industry is developed, they have more car companies and their strengths are relatively close. So their votes will be divided, but China will basically not.

If so, Song River car still cannot win the prize, it can only prove that Song River car is not without good opportunities, it is really not good.

Chapter 1554: All Participate

"Calling, have you received an invitation from my Corporation? Tata Car Corporation, your subsidiary, will come to participate?" Feng Yu personally called Calling Tata, who is also the Chairman of Tata Group, the leader of India's largest group.

"Of course, not only will the Chairman of Tata car, but I will also go. We have only met once in the United States. Our Tata Group intends to enter the Chinese market and needs your help."

Tata Group wants to vigorously expand overseas business. Naturally, there are partners in Europe and America. Of course, he chose to cooperate with Taihua Holding Group in China.

"Welcome."

The pull orders came in person, which surprised Feng Yu. Although the Tata Group does not seem to be ranked in the world, no one can underestimate them.

Although the market value is less than US$100 billion, its annual turnover is similar to the market value of Corporation, and it ranks among the top ten in the world in many of their main businesses.

The World Brand Lab ranks the Tata brand in the top 100 in the world. It is also one of the top 500 companies in the world and ranks in the forefront of multiple competitions.

Of course, although the Tata brand is good, its brand value is just over 10 billion US dollars.The brand value of Wind & Rain Brand has exceeded US$30 billion, ranking among the top ten in the world. Of course, it includes Wind & Rain Holding Company, Wind & Rain Electronics, Wind & Rain Appliances, etc.

The brand value of Taihua Brand also exceeds US$10 billion.

Although the brand value is not equal to the market value of the Corporation, it can greatly promote the image and marketing.

Although Feng Yu was disdain as beneath contempt to "Fortune" magazine, "Fortune" still had to list Wind & Rain Holding Company and other companies among the top 500, otherwise it would be questioned for being unfair.

Could it be that the Corporation, the richest man in the world, can't even enter the top 500?

Feng Yu turned around and called Kameido Masao to inform Kameido Masao: "You can start the promotion. It is confirmed that Mr. Tata will attend in person and participate in the selection of all kinds of awards."

Chapter 1555: Consumers Matter Most

"Chairman, please take a look at this financial statement. If there is no problem, please sign for confirmation."

Feng Yu took it over and took a look. It was the budget for preparing for the World Car Industry Pearl Award. The amount is the same as previously mentioned.

He signed it and handed it to the financial officer: "Aren't Mr. Zong and Mr. Liu here?" This kind of report is usually signed by them for confirmation.

"Mr. Liu went to Lenovo Kingsoft to check the voting website test results. Mr. Zong is doing advertising and investment promotion."

"Okay, I see. Go ahead, um, call Mr. Wu over."

Less than five minutes later, Wu Zhigang knocked on the door and came in.

"Boss, are you looking for me?"

"Gangzi, have the seats of the representatives of the car companies been arranged? They will all be here next week."

"It has been arranged. According to your instructions, companies with similar strengths will be arranged together, and there are no car companies in the same country next to each other."

Feng Yu nodded with satisfaction: "Very good."

Arranging car companies with similar strengths together will give them more ideas. The separation of car companies in the same country can effectively prevent them from thinking that they are seated according to the country.

After all, although Taihua Holding Group is the organizer this time, the scale and brand strength of Song River car are still in the second tier.Just like at this time, Baoma’s annual production and sales are just over one million, but the brand value of others is ten times that of Song River car, and the profit is even higher.

There will definitely be people who question the qualifications of Taihua Holding Group, especially after Feng Yu did not make an opening speech.

And those car companies are still keeping inside a drum. The invitation letter they received says that they are invited to vote together and select the winning car.

At that time, they all thought that this time it was the car companies who voted to choose which car would win the prize. In particular, the same use is the happiest. Their car companies will also send representatives. By then, they will definitely have the most votes. Then they will be able to win the prize if they unite with one or two large car companies.

Many of those small car companies buy major parts such as motors from big car companies, so they must follow in their footsteps.

But they didn't expect that they could vote, or they could vote with small car companies that have a lot to do with them, but this amount of votes really couldn't decide anything, because this time all the netizens voted.

"Boss, do we want to increase the voting weight of car company representatives? For example, half of their voting results, internet/network voting for half, and a combination to select the final winning car?"She is a stone cold 9 tails fox
Wu Zhigang came up with a way to avoid dissatisfaction with representatives of those car companies, while still allowing Song River car to have a high chance of winning.

Feng Yu shook his head: "No. You give these car company representatives such a high weight, what do those reporters do? They will also rely on their qualifications to demand higher weight. At that time, our Pearl Award will receive one The precious pearls have become colored glaze beads! "

Now that the rules are set, do not change them lightly. And it's useless to please those car companies. They will not give Song River car any care. Instead, they will still treat Song River car as an enemy, and will do everything possible to trample Song River car to death.

"But in this way they will definitely target us, our Pearl Award, can we have another time?" Wu Zhigang asked worriedly.

Feng Yu looked at Wu Zhigang and said seriously: "Gangzi, there are some things you must figure out. It is the consumers who buy the car, not the reporters, Chief Planner/Designer, and car company representatives. Who is their car? I bought it myself with money?"

Those journalists who are eligible to vote in other car awards are not well-known, and even many car magazines have shares in car companies, or shareholders of a car company.

They are people who are destined to drive only one brand of car, and most of them are given away. What is fair? How representative is their opinion?"Just like our elf, we must win this time! No matter how criticized by those reporters, and no matter how disdainful other car companies are, but how much consumers like it, isn't this our own blow?"

"It's like movies, especially the so-called art films in China. What they say is good or not. That is good, is it good for the audience? It is they who think it is good! "

"We have invested in a movie rating website in China called Douban. In the United States, we also invested in a controlling website called Rotten Pang. All of these are scored by the audience, and the movies with high ratings The box office is not bad. Even if the box office is not good, the later CD sales will be very fiery/popular."

"Many of the award-winning films on this list are not even rated high, because the audience is not a director, not a screenwriter, and their preferences are very straightforward. There are no metaphors, art or anything."

"The ratings of these websites will even affect the choice of many viewers. Because they don't believe what the directors say are blow one's own trumpet, or tout each other. The opinions of the audience are the most important."
"This point of view is the same on our cars. The opinions of Chief Planner/Designer and reporters are not important, but the opinions of consumers are important. There are many factors for consumers to choose a car, and even they may just because of one factor. I chose to buy this car. Those Chief Planner/Designer blowing up a deluge of heavenly flowers, before seeing the car, and without a test drive, they will not make a final decision."

"The important aspects of a car include safety, appearance, comfort, handling, price and many other points. As long as we do a good job of one of them and achieve the ultimate, we can reveal one's talent."

"For example, an elf can buy a car for two thousand dollars. Who can imagine that before? This price is attractive to too many people."

"Our Pearl Award is not to please those car companies, nor is it to please those reporters, those Chief Planner/Designer, we want to please consumers, and let consumers recognize us."

"As for the reporters and Chief Planner/Designer, as long as they pay enough horse and car fees, everything is not a problem. Those car companies, give them some rewards."

"Huh? Boss, give them an award?"Feng Yu glanced at Wu Zhigang: "What car do we make? Passenger cars. Most of the top car companies in this area are comprehensive car companies, and they also have commercial vehicles. Give them to them, we don’t have any. We will keep two of the passenger car awards, and let them compete for the rest."

"As for other domestic car companies, fair competition is good. Unless they really have world-leading technology, then even if they are not well known, we can help."

As long as there is one award, with this sensational effect, the popularity of Song River car can skyrocket. In less than five years, Feng Yu is confident that Song River car will become one of the top ten car companies in the world!

Chapter 1556: Announcement Of Awards

"What? Vote via internet/network to select the final winning vehicle? Random, this is a trifle! "

After Watanabe Sukezhao was notified, he felt the corner of his eyes jump wildly. This Feng Yu is too arrogant, he didn't put any of their car companies in the eyes.

For many years, I have never heard of such a world-class car industry award. It is voted on internet/network, or anyone can vote!

how can this be so? How can this be so?

When Watanabe Sukezhao became angry, the executives of other car companies also felt that they were subjected to extraordinary shame and humiliation!

Chapter 1557: Start Rolling

Representatives of various car companies all arrived in Shanghai with their vehicles for the election. The representatives of those top car companies are full of confidence.

Their car can win prizes in other awards, so how could it not be awarded at the Pearl Award held for the first time? They won't be rewarded, who is eligible to win?

The representatives of those small car companies were full of joy. They were not eligible to participate in the many awards before. This time I can come, and I am still with the top car companies, and my exposure has greatly increased.

Major media all over the world have paid attention to this flourishing era, which has received more attention than any previous car industry award.

Not only reporters from car-type media, but also from various media such as economics, have sent representatives, and even the number of reporters may be more than that of these car companies.

However, these reporters have also been notified in advance that this time is not just an award evaluation, but also a car exhibition. The exhibition lasts for a month. After a month, the award results are officially announced.

Therefore, there is a long time for the reporters to interview, so please don't block it. If any media is out of order, then please leave.

Although the reporters usually look very awkward, they dare not make mistakes when they really meet a tough organizer. Their toughness requires the media behind them to support them.But which media can offend so many top companies?

Once someone is expelled, the most likely possibility is that they will be expelled from the Corporation. The Corporation will also state that this is their personal behavior and has nothing to do with the Corporation.

Every representative of a car company enters the venue and rides in his own company car. This is also an opportunity for them to show. Either a new car or the most famous one.

Feng Yu also took the Song River car to enter the venue, but he did not get off the car. The one who got off the car was Li Dafu and took pictures. Li Mingde said that he is old, and this kind of opportunity is given to Li Dafu. The Corporation needs Li Dafu to take the helm in the future.

Zong Qingxian gave the opening speech. Everyone applauded for the face and the scene looked good.

But when Zong Qingxian announced that a total of twelve awards would be selected this time, and all of them had passed internet/network voting, the reporters were boiling.

They are not like those car companies who knew the news in advance. But some of them inquired about the content of the invitation. Didn’t they say that representatives of car companies voted for it?

They think that Song River car is aware of the difficulty of winning, so it has attracted so many small car companies and intends to win by number. They Chinese people have always been good at this.But no one thought that this time the Pearl Award would have adopted such a selection method. Those top car companies would accept it?

And why there are only twelve awards, is it too few?

And the reporters felt very curious. It was clearly hosted by Taihua Holding Group this time, and Feng Yu's signature was also on the invitation, but what about Feng Yu? Why didn't it show up?

Even if Feng Yu is preparing to make the closing speech, at the opening, he should always show up, right?

The representatives of other car companies are also looking for them. Why doesn't Feng Yu show up? Feng Yu is sitting in the office/bureau at this time, watching the live broadcast on the big screen.

He also looked at the reactions of the representatives of major car companies. When he found out the award rules, although many people showed dissatisfaction on their faces, no one stood up to object.

No matter if they are giving Feng Yu face, or feel that it is a bit rude to stand up against, or think that no matter what the selection method, they can win the prize, in short, the opening ceremony went well.

When Zong Qingxian introduced the participating vehicles of various car companies and announced the start of the voting, everyone saw the twelve award-winning vehicles quickly appearing on the twelve large screens.As soon as I came up, I saw that Song River car ranked first and second in votes. The first is the new coupe, named Song River -B1, with 13,625 votes. The second place is Song River's new elf, with more than 10,000 votes.

No other vehicle ranked first in the awards has more than five thousand votes.

After all, this has just begun, less than a minute. But from the very beginning, it showed such a big lead, which made the faces of other car companies not pretty.

That Song River -B1, occupying the Cross-Border Pearl Award, they were a little unconvinced. Most car companies have crossovers. This Song River-B1 looks okay, but those who voted, have you learned about the performance of this car, and why did you vote for him? Shouldn't the most typical crossover be a combination of SUV and sedan?

As for the second prize of the Pearl of Value, the most cost-effective one is selected from the cheap cars. Song River-The elf, with a price of two thousand US dollars, stands out from the crowd.

For the same performance model, they cost almost two thousand US dollars to produce. If other costs are included, they will definitely lose money at this price.

As for other models, whether it is Song River car or other car companies in China, there are shortlisted, but the winner may be a tiny bit.Organize others, and then you take all the prizes yourself. Don’t mean that no one will come this year. This year the prize will be stinking.

Now that they occupy two like this, others can't say anything. The little elves can't compete, but the number of votes for this B1 is so high that they are quite unconvinced.

After a while, there were changes on the big screen. Toyota, a car that started to lead, was surpassed by a German car.

There was a faint smile on Dezhong Executive's face, as if he didn't care about this very much. After all, this will last for a month.

However, if the number of votes is high, it can appear on this big screen in a larger font, and the huge LOGO of the brand can be seen by more people, which can be regarded as a kind of publicity.

And such an intuitive vision will be like putting other brands underneath.

At the same time, representatives of other car companies secretly decided to arrange for people to vote immediately. Not only to win the final prize, but also to increase exposure now.

It's just that they were a little surprised at the votes of the two Song River car models, but they didn't think it was abnormal for the time being. Needless to say, it must have been invested by someone from Taihua Holdings.

Only more than 10,000 votes, how much influence can it have. Why don’t the winners have millions of votes?Feng Yu looked at the number of votes on the big screen and turned to ask Wu Zhigang: "This number of votes is normal, right?"

Wu Zhigang immediately said: "All are normal, and any number of votes is real and valid."

"Let you create momentum on the internet/network, did you canvass for our two cars?"

"I have done it. I have contacted Li Yanhong. The registered users of their website have increased a lot these days. They are all Chinese. They will never vote for other car companies, right?"

Feng Yu said seriously: "Gangzi, you still have to pay attention to this. There are still many people who like foreign cars. After all, these car companies have given others a very good impression over the years. It cannot be because we are a Chinese car company. , I think they will definitely vote for us."

"We still need to be properly guided to let them vote for (do sth, idiom) for us. Also pay attention not to be diverted by other domestic car companies. We have to win such a big battle. With this number of votes, we must have a crushing advantage from beginning to end! "

Chapter 1558: Blog Marketing

When the major car companies were holding car exhibitions, they did not forget to let people vote for their Company's cars. Anyway, twelve awards can be voted, and their top car companies naturally also have vehicles participating in the twelve awards.

Whether it's trucks, buses, cars or sports cars, for Toyota and Tongyong, they all produce and do well.

In less than an hour, their votes have reached tens of thousands, and they are still growing rapidly.

It’s just that they looked up and found that the two with the most votes were the Song River car, which had already exceeded 100,000 votes.

Seeing this situation, Watanabe Sukezhao didn't have any concerns. There are many people in China, but there are also many car companies in China. Dozens of them, large and small, even those with an annual output of 5,000 units came to participate.

In this case, you can trouble Song River car.

The next day, many people saw the news on the internet/network. Watanabe Sukezhao praised a new car from Guangzhou car without cease, and said that Toyota would start a deeper cooperation with Guangzhou car.

On that day, the number of tickets for this Guangzhou car rose sharply.

Many Chinese people think that a car that can be admired by proud Japanese people must be very good.Guangzhou car also quickly promoted it, and published a full-page advertisement in Guangzhou newspapers, calling on people to vote for it.

Of course, the Guangzhou car also toss a peach, get back a plum, praises Toyota's car technology, and considers a certain Toyota car to be extremely classic.

The number of Toyota's tickets has also risen sharply.

Other car companies also responded quickly. Yes, you have a lot of Chinese people, and this is also your home field. But first of all, this vote is worldwide, and you can participate in the vote almost where you have internet access. Secondly, you have a lot of participating cars in China, which can completely divide your China's votes.

Toyota gave them a good demonstration to let them understand how to divide China's votes.

These top auto companies, in order to enter the Chinese market, have built joint venture factories. At that time, China did not allow them to invest and build factories alone, so they could only have joint ventures.

Moreover, China's tax on imported cars is too high, and the difference between the CIF price and the selling price of a car can be three times, which will greatly weaken their competitiveness.

Since there is a joint venture, there are partners. Tout each other with the partner, is this normal? China's car companies want better technology, and they want to use the help of these car companies to enter the Chinese market more comprehensively.Especially those Chinese car companies, who doesn't want to win? Although the organizer is Taihua Holding Group, does it have to be their Song River car?

Many executives of Chinese car companies believe that their technology is not much inferior to Song River cars. The cars they develop and design are also very distinctive and popular.

The reason why the sales volume is not as good as the Song River car is that the Song River car has taken the upper-level route. The Government order and the military team order made Song River car recognized by the people.

If they can win a grand prize, their sales will inevitably soar, and then copy the magic of Song River car, and even surpass Song River car.

Chapter 1559: Strong Award

Bentian Executive is listening to reports from his subordinates. They have signed another contract. Although it is not much, only a purchase order for 100 vehicles, a dozen orders have been signed these days, with a total of more than 10,000 vehicles.

In less than a month, tens of thousands of units have been sold. If you can use this to build a reputation, you can open the Chinese market. If the China market can sell hundreds of thousands of units a year, it will inevitably become a new growth point for the Corporation's profits.

It's like now. Excluding joint venture cars, their annual sales in China are just over 10,000 units, and they haven't grown much over the years.

The reason why these top car companies agreed to participate in this award is not only because of Feng Yu's face, but also because they want to open up the Chinese market.

A super market with billions of people, if anyone can reach half of the Song River car, there will be hundreds of thousands of units sold that year, enough to make them happy from ear to ear.

Of course, if you can not only sell cars, but also win prizes, it would be even better. Promote after winning the award to ensure that they can continue to increase their sales, not only in China, but in the world.

Such a big event for global car companies has only set up twelve awards, which is enough to prove how difficult this award is. Once it is won, the gold content will inevitably be higher.They have won the top awards abroad at least once. But those awards basically come in turns. Several of you this year, and a few of us next year, and there are many awards in each session, and some can even have 20 or 30 awards, enough for them to divide.

There are hundreds of car industry awards held every year in the world. Of course, the weight of those awards is also different. The really heavyweights are only five or six.

According to the situation at this time, if the World Car Industry Pearl Award can continue to be held, it will definitely become a member of the world's top car awards, and may even become the most heavyweight award!

At the same time, the president of Baoma Car is also listening to reports from his subordinates. It is said that during this period, the sales of their cars in China have also increased a lot. This month, more than the previous quarter.

And many of them are willing to pay for the order even if they are not in stock, which shows that their popularity in China has once again increased a lot.

It seems that this time to participate in this award is indeed correct. The next step is to win prizes. Then we can increase our publicity in the Chinese market and let Chinese people know that their Baoma is the best car, thereby establishing Baoma's high-end leadership status.Every car company that came to participate found that the sales during this exhibition period surprised them very much. Of course, during this period, they also did some sales promotion.

Many people have also discovered that it seems that they underestimated China's purchasing power before. Not only those low-end cars, but also many luxury cars, the sales have soared.

It seems that China is indeed rich, not as a poor place as they thought before. They watched those Chinese movies, the Chinese people above all couldn't afford to eat, they turned out to be only a few.

In other words, how could a country with a super rich like Feng Yu be so poor. Those movies in China are deceptive.

Those in charge of the China market should take a lesson when they go back. What did the market research do before? Obviously, there are still many rich people in China.

This time, we won another award in the car award you Chinese won. No, if you won multiple awards, it would be perfect!

This award can not only be promoted in China, it can be promoted all over the world. After all, large car companies all over the world have come, and so many small car companies have come. The gold content of this award does not need them to praise.

However, they found that it seemed that winning was not so easy.Originally, they thought they had cooperated with China's car companies, and they also cooperated with different car companies in private. For example, if you support our company, we support your company, and everyone wins the prize together.

But I didn't expect the competition to be so fierce. There are nine prizes, the top few can hardly open the gap, and often take the lead. But there are three prizes. From the very beginning, they have been separated from them, and this distance is getting bigger and bigger, so that they can't see a chance to win.

These three cars are Song River’s B1, Song River’s elf and Tata’s truck.

The reason is that someone canvassed them, and the method/trick of canvassing made them very surprised.

It's not a media advertisement, it's just the executives of Taihua Holding Group who reposted a blog of Feng Yu, calling on netizens to vote for these three cars.

Then when their other cars only had one hundred thousand votes, the elf side already had more than one million votes.

When they had a million votes, the elves had more than 10 million votes.

And now that they finally surpassed three million votes, the elves had 50 million votes!

Yiqi Juechen.

No, their participating models can't even see the dust raised by the elf.They thought that if Feng Yu dared to host this award, he would definitely find a way to win. But they did not expect that the gap would be so big.

There is no high advertising fee, no big publicity, and even no promotional activities, but the number of votes is far ahead, let them see only the other rider's dust and have no hope of catching up

Now they have also discovered that this blog has such a great effect.

It’s not just a blog. There is a social website called Twitter in the United States, under the Wind & Rain Holding Company, and also led by Kameido Masao. It also promotes the Song River car and Tata truck. Well, it also includes A car from a Japanese car company.

It is precisely because of the spoiler of this car that Toyota, which was in the leading position, has become an imminent danger.

But Toyota can’t say anything. Kameido Masao works for Feng Yu and promotes Japan’s cars. This should be commendable.

But why not promote our Toyota cars? Can that five-shiling minivan compare to us? But it was this small truck that pushed Toyota's small truck underneath.

No, I have to find a way to get Toyota's votes to go up again, so that all netizens in Japan can vote for Toyota!

..."I announce that the countdown to voting starts, ten, nine... two, one, stop! " As Liu Chuanzhi's voice fell, the numbers that had been scrolling on the big screen all stopped. Until this moment, all the winning vehicles were officially determine.

All awards are arranged on one screen from top to bottom according to the number of votes.

The first vehicle to win the prize was the Song River Elf, with more than 100 million votes and the only vehicle to win more than 100 million.

Next is Song River B1, then Tata's truck. All the vehicles that Feng Yu wanted to win won the prize without any surprise, and it was a big step away from the votes of other winning vehicles. The advantage is very obvious. !

Chapter 1560: Pleasant Order

When this result came out, some were happy and some were worried. Those who are happy are naturally the representatives of the winning car companies, and those who are worried are those who have not won, especially when they are not much different from the number of top-ranked votes.

After such a long time of hard work, I tried every means to canvass votes, even learning the methods of Taihua Holding Group. Their executives personally canvassed tickets for their own car companies, and some even secretly spent money to buy tickets in order to get this award .

But the final result was not satisfactory.

Some are cheering, some are secretly lost, but the result cannot be changed.

In the final twelve awards, Song River car won two, which is the most. Other top car companies also won only one. There is also such a bad luck as Toyota that they did not win a prize. All four of them There is hope, but unfortunately all the votes in the end were second.

These representatives of Toyota car secretly regretted it. They knew that like other car companies, they would focus on promoting a car so that they would definitely win the prize. Four second, what a big irony.

The bad luck with them is the same. There are also several cars in the front, but none of them won the prize.

The two largest car companies in the world, the world's No. 1 and No. 2 car companies, did not win prizes. This is unprecedented!Other top car companies are secretly happy, what about your high sales, netizens still prefer our cars. Now your sales are high, but the future is not necessarily.

They all received a lot of orders for this one-month exhibition. Not only on China, but also orders from all over the world.

They don't know how many orders others have signed, but they have a lot of Company. On this point, if there is this Pearl Award next year, they will also come to participate.

Liu Chuanzhi invited representatives from ten top car companies to present awards to these winning vehicles. All trophies are made of pure gold. In Feng Yu's words, this is the expression of sufficient gold content. Those crystal and even glass trophies are too low!

In the evening, Feng Yu and the others got together again to see what the benefits of holding this Pearl Award are.

"The overseas sales of Song River cars have increased by 50,000 units, which is only one month. Of course, it will definitely decline later, but with our promotion of awards, overseas sales will definitely be better than last year. Double! "

"Among them, the elf has the largest growth, accounting for 37%, followed by Eastern Divine Deer, accounting for 21%, and then this B1, accounting for... even the domestic market, all of our models Sales have increased significantly."
"This year our planned production and sales have been adjusted from 2 million units to 2.2 million units. The production tasks of each factory have become heavier. Fortunately, our factories are also expanding at the same time."

At the time of the report, Li Mingde was full of red. Last year it was only 1.5 million units. When the planned production and sales volume of 2 million units this year, many people felt that it was impossible to achieve. But now it seems that the sales of 200 units can definitely be completed, and they will hit the figure of 2.2 million units!

Feng Yu nodded: "Very well, it's not a waste of money that we spent so much to evaluate this award, but this year our publicity costs will also rise a lot, and profit growth will be less."

"Yes, not counting the cost of this event, but simply overseas advertising, we will have to increase our investment by 100 million US dollars, which is the highest in our history. And domestically, major car companies, including foreign brands, are also Will increase the intensity of publicity, and our publicity cannot be relaxed."

"However, this year's profit has not increased much, but it has increased. Next year, it will definitely increase again. We are getting closer and closer to the world's top car companies. I think next year, when those organizations rank car companies , Can’t help but put us in the top ten! "

Feng Yu nodded with a smile, then turned to look at Jiang Wanmeng: "Old Jiang, where is Wind & Rain phone?"This time the Car Industry Pearl Award has not only greatly promoted Song River car, but also a lot of products.

Not to mention those internet/network Corporations, Baidu, Google, Facebook, China.com, etc. have all increased their registrations because netizens have to register before they can vote.

For internet/network Corporation, the user base plays a vital role. With a large user base, there will be a lot of profitable projects, even if it is just advertising, there will be a lot of income.

If you are making other application products, then the profit will be higher.

On the voting page, although you cannot add advertisements for other products, you can on the previous page. For example, on Baidu.com, there is a voting link advertisement below. Next to this advertisement is the advertisement link of Wind & Rain mobile phone. You will notice Wind & Rain mobile phone if you don't click it.

So when Li Mingde reported just now, he didn't say how much the cost of this event was, because everyone had to share it. For example, the total cost of the event is 500 million RMB, but it is allocated to each brand, which is tens of millions.

With tens of millions of RMB, it has received such high attention from all over the world, and it is still very cost-effective/worthwhile."During the event, the sales of Wind & Rain mobile phones increased by 17% over the previous month. This is our fastest growing month. Together with our other promotional channels, the sales of Wind & Rain mobile phones this year will definitely be able to Achieve the 15% growth target! "

Taking Wind & Rain mobile phone production and sales volume first in the world, an increase of 15% is already a very scary figure. Nokia, which ranks second, has a goal of only 10%.

"Our Lenovo's laptop sales increased by 12% from last month, and desktop sales increased by 7%. Especially the sales of all-in-ones increased the most..."

Everyone is reporting the increase in product sales, and everyone in Lenovo is full of smiles. The report is completed here, and Kameido Masao and others have started to report via internet/network video.

When they got the car industry award, they all felt a little wasted. After spending so much money, perhaps the foreign car companies were the ones who showed the limelight.

But I didn't expect that not only Song River car won the prize, but its popularity rose sharply, and their other brands and products also benefited from it, and they made a lot of money.

Not only the Taihua Holding Group, but also under the Wind & Rain Holding Company group, have also obtained great benefits. From this point of view, this Pearl Award is too successful. It must be held next year, let alone 500 million, even 800 million RMB is worth it!It’s just that they are very happy at Feng Yu. When calculating how much they can earn this time, some people are not happy, especially those Chinese car companies Executive. They feel that the benefits of this time have been benefited by Song River car and those foreign car companies. They did not take advantage of it!

Well, if you didn't take advantage of it, it was a loss!

Chapter 1561: Eaten Full And Scolded The Cook

"Chief Feng, you are here in person." Seeing Feng Yu coming in, the Ministry of Industry and Technology stood up and said. I asked representatives of Taihua Holding Group and Bing City Machinery Manufacturing Group to come over. I didn’t expect Feng Yu to come in person. Didn’t it mean that Feng Yu didn’t care about Corporation’s business?

Meng Buzhang stood up, and the others immediately stood up. Feng Yu's name puts a lot of pressure on them.

Feng Yu glanced at everyone: "Some people have benefited from us, and in turn tell us, how could I not come?"

The others looked a little dodge, afraid to look at Feng Yu.

But they think about their purpose. Now that they have come, they have offended Feng Yu. They still have to use the power of the committee to get them to benefit. Jinniang's award is over, what about next year?

There is no need for others to invite, Feng Yu directly sits down: "What are you doing standing up, sit down."

Meng Bu opened his mouth, how did Feng Yu the guest acts as host?

"Chief Feng, I invite you here this time. There are some things that need to be communicated."

"Communication? Are you sure this is the attitude of communication?" Feng Yu interrupted Meng Buzhang, "Just tell me if you have anything, I will spend millions of dollars every minute, so I don't have time to waste time with you here."Millions of up and down every minute, this sentence makes executives of other car companies do not know how to evaluate. Judging by Feng Yu's net worth, people can really make so much money, but this tone is too arrogant!

"Chief Feng, where Meng Buzhang is here, do you listen to Meng Buzhang and finish talking first?" Shanghai Car's Executive deliberately picked things up.

Feng Yu squinted at the past: "Who are you?"

Who are you? Shanghai car Executive was stunned, his face flushed instantly.

He is also the number one person in the China car industry. Feng Yu doesn't even know who he is. His expression and tone seem to never deserve attention.

Meng Buzhang hurriedly finished the game at this time: "Everyone, listen to me first. We have just held the World Car Industry Pearl Award in China. This is a worldwide car industry provincial capital. It was very successful. There is Taihua Holding Group. one's contributions cannot go unnoticed, Chief Feng one's contributions cannot go unnoticed ."

Feng Yu nodded: "I think so too." His expression was a little triumphant, and he continued to boast, not stopping.

Meng Bu raised his mouth and twitched. Under normal circumstances, when he said this, shouldn't the other party be humble? What do I think so?

Suddenly he didn't know how to continue. This Chief Feng, really knows sb by their reputation can't compare to meeting them in person, his mind is elusive.The corners of other people's eyes are jumping wildly. This Chief Feng seems to be different from the legend.

"Ahem, it's just that we still have one question. There are twelve awards this time, including eight for passenger cars and four for commercial vehicles, right?"

Feng Yu gave Meng Fu a white look, the expression on his face was very puzzled, you know you still ask me? Isn't this nonsense!

Meng Buzhang persevered and continued: "Then you Song River car won two of the eight passenger car awards, right? The other six, all won by foreign companies, right? Even the four commercial vehicle awards. , All foreign companies have to leave, right?"

"This event was hosted by you, and you won the prize. This shows that you are very confident about the award, right? But do you prefer to recommend foreign cars than those of our China brother car companies?"

"Wait a minute." Feng Yu waved his hand, "Brother car companies? Which car companies are brother car companies with us? How are brother car companies defined?"

"Chief Feng, everyone is a Chinese car company, isn't it a brother car company? Are you and Tata Car a brother car company?" Guangzhou car Executive couldn't help but say.

Feng Yu glanced at him: "How do I remember that you and Toyota car recommended each other? Are you still in front of the media and praised Toyota's car? I thought you and Toyota are brother car companies."Grass, when you come and go with Toyota eyes and eyebrows, why didn't you think of us? At that time, didn't you still want to crush our Song River car? In the end, it failed. Now that we are brother car companies? Why didn't you think about brotherhood when you stabbed the knife in the back?

Guangzhou car Executive's face suddenly showed embarrassment. At that time, he really wanted to take this opportunity to step on the head of the Song River car and succeed.

Unexpectedly, they joined with Toyota and still failed, and the Toyota car even failed to win a prize. The four cars are ranked second in the selection, and the gap with the first is very small, and all of them are unfortunately lost.

But their Guangzhou car did not lose, and they further cooperated with Toyota and obtained the technical authorization of two Toyota cars. They also use these technologies to improve the performance of their independently developed models.

Feng Yu looked around for a week: “It’s not just the Guangzhou car company that cooperates with foreign car companies? You had remember at that time, so we should be a family? You had remember at that time. If we were not the organizer, you Don’t even have the qualifications to be invited? You did remember back then. At first, you didn’t plan to participate, but later you came to the door to participate?"Feng Yu has a bad tone. When I got this award, the first thing I thought of was you. But you are indifferent and have no interest in participating. Later, I saw that the world's top car companies came, knowing that there will be a great opportunity for exposure this time, and you only rushed to participate in it. Did we say no?

If you want to win prizes, there is no way out. You, the domestic car companies, are uniting to help Shanghai car hit the light passenger Pearl Award. There is also great hope.

But you would rather go to cooperate with foreign car companies, and none of them have come to us, and now we blame us for not helping you and not giving you the chance to win?

"There are still some things that outsiders don’t know, and don’t you know when you are me? How many of your car companies have swiped their tickets? Do these still use my name? Are the rules of the activity clearly stated, if there are such What are the consequences of violations? I have saved face for you. If I do not expose it, I am afraid that we will lose the face of our Chinese car companies! "

"Finally, if you want to win the prize, you also need your car to be really good enough. You take out the vehicles that participated in the election, and you ask yourself, even if you win the prize, don't you feel blushing? Independent research and development? How many of the technologies are really independently developed? This time you have introduced many new models from foreign car companies, right?"
"You think you have taken a big advantage and introduced new car technology at a very low price, but have you ever wondered why the price is so low? That's because of our Song River car! And you really have Is it a big deal? How much profit does someone else’s technology bring to others? It’s always introduced like this. When will you really catch up with them in technology?"

"You know how many benefits you have gained from this event. Now, you are accusing us on the other hand. You are scolding the cook if you are full! "

Chapter 1562: Scold

Meng Bu raised his face with anger and looked at the Executive of other car companies. Why Feng Yu said it was completely different from what they said? Now you can see everyone’s attitude, who said it is true.

He didn't expect that he was dupe/sway linked by these people and offended Feng Yu for it.

This is not only the richest man in the world, but also a person who is highly valued by the leadership above. How could he be so unlucky!

But the top priority is to quickly ease the relationship.

"Chief Feng, I called them today to apologize to Taihua Holding Group. You people, too failed to see the larger issue. Chief Feng has done so much for you, what have you done? No apologies! "

Others saw Meng Bu's wink, but no one was willing to apologize first. When it's good, they must be striving to be first and fearing to be last. Of course, this kind of shame is hiding behind.

Feng Yu raised his chin: "Meng Bu, you don't need to say any more. They are the kind of people who know they are wrong and will never admit their mistakes. If they were in my Company, they would have been fired. As for the cars they developed independently, thinking about winning? Even the toy cars made by Song River car are not as good as those! "

As soon as this sentence came out, Executive of other car companies stopped doing it.

Your Song River car is worse than ours, but we say that our car is not as good as your toy car. Isn’t that a bit too much?Not so insulting~ insulting!

"Why, look at you like this, still not convinced? Come, take a look at this toy car, what do you think?" Feng Yu stretched out his hand, and the assistant behind him handed him a prepared atlas, and Feng Yu pulled out one. Zhang, put it on the table.

Everyone looked at it with an expression of dissatisfaction. No matter how bad their car was, how could it be as good as your toy car? Let's see, can your toy car fly?

They saw that it was really a toy car, only the size of a suitcase, and there was a child sitting in the car. But how come this model looks familiar?

"Hey, look, does this look like Song River's B1?" someone exclaimed.

When others saw it, it was really like that, but the B1 was not convertible. This front face, fart~ shares seem to be exactly the same. They will certainly pay more attention to the award-winning car.

"Could it be that B1 is made from toy cars?! "

Others were shocked. This is impossible. How could there be cars based on toy cars?

But the facts were before them, and they couldn't help but believe them. The time on this photo is clearly one year ago. There was no B1 one year ago."Look at these again." Feng Yu threw other pictures on, and the executives of those car companies quickly reached out and grabbed one, and then looked carefully.

Oh, isn't this the Olympic Games?

Isn't this the Song River sports car?

This is Eastern Divine Deer?

Every time they look at a picture, they are more surprised. Then they saw a few unfamiliar pictures. The car on this one seemed to have not been seen before, but just looking at the exterior, it was really beautiful!

"Now you believe it? These are the electric toy cars produced by our Bing City Machinery Manufacturing Group. There are electric cars in foreign countries, but this technology is still blank in our country. But the blank is what it used to be. From next year, we Song River car will launch a small electric car."

"All the toy cars we produce are enlarged according to a certain ratio, which is the design of our passenger cars. Your inner heart looks down on toy cars very much, but I want to tell you that many of our things evolved from toys in the first place. Not to mention that cars are made based on toy cars. There are also cars made based on the appearance of comics in foreign countries."

Make a car based on the shape of the comic? They felt that their three views were severely impacted again.Feng Yu didn't lie. It looked like Batman's car and Man in Black's car. They were all comics first, and real cars later. Of course, there are also cartoons customized based on real cars, such as Transformers.

"At the beginning, we were a manufacturer of motorcycles, and then we have not made small cars? Now? Our small cars are sold well in China and exported to many countries and regions overseas. I remember when our Corporation was still producing agricultural machinery , Are you making small cars?"

"How much has your technology progressed in the past so many years? Have you really paid attention to technology research and development? Taking a look at the figures of you people, have you eaten a lot of fish and meat? Have you drunk good wine?"

"We are for work and entertainment." Someone whispered.

"Working and socializing? My product is good. Do I need to go out to socialize with others? Is it glorious to invite people to eat and order your car? How much do you receive each year? Have you calculated it? If this How much can money be invested in technology research and development?"

"Don’t say you live in big houses, all of your food and clothing expenses are reimbursed in the factory, and even your family members are reimbursed? How much is this expenditure in a year? In our Bing City Machinery Manufacturing Group, Even Chairman Li Mingde does not have a higher reimbursement limit than your department’s leadership."
"Your wages have not increased in recent years? How much have you contributed to the Corporation? The wages of our workers in the Bing City Machinery Manufacturing Group have always been ahead of you. That is because we save all the money that shouldn't be spent. To everyone."

"The Company is lagging behind. I don’t think about how to improve the technology, but I want to go wrong. This is how you lead the Company forward? Don’t say what state-owned enterprise you are and how many workers you support. The money you make is not all the money of our people. How much tax did you pay and how much profit did you pay?"

"Every year you go abroad for inspections, what did you inspect? I think you completely regard this as an opportunity to travel at public expense, right? Our Company also goes abroad for exchanges every year, but every time you come back, you can learn about our technology. Not a small improvement."

"In their view, inspection is pressure, but in your view, inspection has become a welfare! Honestly, I despise you very much! In my opinion, the car you made is really inferior to our toy car! "

Feng Yu was very heavy, as if he was criticizing his subordinates, but none of these people objected to him, and no one interrupted him.

"After talking so much, go back and think about it for yourself, otherwise when the Pearl Award is held again next year, maybe you won't even have the chance to nominate! "Feng Yu got up and left. Meng Bu opened his mouth and said nothing.

He stared at the executives of these car companies bitterly. It seems that Chief Feng is all right. These car companies need to rectify, and must rectify, immediately and immediately!

Chapter 1563: Hit A Stick For A Sweet Date

"Meng Bu, there are two guests. I think you might be interested to see Tata from India's Tata Group's Chairman Tata and Tata Car's Chairman Dejan Tata."

An hour later, just after Meng Buzhang had finished ideological education for Shanghai car and other car companies Executive, he received a call from Feng Yu.

Meng Buzhang immediately said that he was free, and it seemed that Feng Yu was still thinking about the country as in the legend.

"Mengbu, Tata Group and our Taihua Holding Group and Wind & Rain Holding Company Group are very close partners. They plan to start some cooperation with our country's car companies. In the passenger car field, naturally, it is with Bing City Machinery Manufacturing groups cooperate, but in the field of commercial vehicles, the Ministry of Meng has to recommend it."

Meng Bu was overjoyed, this is to give him credit. How can Feng Yu fail to contact several commercial vehicle companies in China?

In the field of commercial vehicles, especially in the field of medium and heavy vehicles, Tata car ranks among the top three in the world and is stronger than Toyota.

There are many benefits to be able to work with such a strong partner.

Meng Buzhang looked at Feng Yu. In fact, in terms of heavy trucks, Song River Car’s neighbors are very good at one go. Shanghai Car and Dongfeng Car Corporation are all top companies in China’s commercial vehicles.If it were him, he would choose Shanghai car, but after thinking about it, he felt good. Because in this way, it will inevitably face transformation, and put more focus on commercial vehicles, so as to avoid competition with Song River cars. This should be what Feng Yu wants to see most?

"On behalf of China Industrial Fabrics, I would like to thank Chief Feng for helping us. I think it is very suitable for them. They can also transform and specialize in commercial vehicles.

Feng Yu shook his head: "Meng Bu, I personally think that it's not appropriate to take it all. Because it is still shouldering the task of revitalizing the red flag car, the earliest and most well-known car brand in our country should not be lost."

Feng Yu said that, but Meng Buzheng was very surprised. He was a little ashamed at the same time, it seemed that he was a bit of a villain! Feng Yu didn't even think about what to do with his anger, maybe he didn't pay attention to his anger.

After all, in the passenger car field, Song River car occupies more than 40% of China's market.

If this is the case, then Dongfeng car is more suitable. Their light trucks and heavy trucks are also more famous in China. It's just that he has some doubts. If this is to introduce the Tata brand, wouldn't it be a huge impact on the private label?"If Chief Feng said that, I think Dongfeng car is very suitable, but how do we cooperate? After introducing the Tata car brand, will we be the same as in the past, due to the higher sales volume, the independent brand disappeared?"

"Absolutely not! This cooperation is different from joint ventures between other car companies and overseas car companies. We are a technical cooperation. Although we also produce cars of their brands, we do not need to do much promotion like other joint venture car companies. . And this is two-way, their Tata also wants to help our car brand enter their Indian market, and the joint venture time is only ten years."

Ten years are enough time for China's commercial vehicle technology to improve to a great level, and as long as it is properly publicized, there is no worry that the other party's brand will suppress domestic brands. Once this happens, the cooperation can be terminated after ten years, or the cooperation plan can be discussed again.

China does not allow foreign investors to set up car factories alone, as does India. Therefore, not only will Tata establish a joint venture factory in China, but Song River car and Dongfeng car can also establish a joint venture factory with Tata in India.

Of course, both parties must make a compromise. Tata car has to occupy 35% of the equity in the joint venture factory with Song River car, which is more than one-third, so that Song River car cannot form an absolute holding. vice versa.Meng Buzhang's eyes widened: "You mean, we can invest to establish a joint venture factory in India? Our commercial vehicles can be directly produced in India?! "

China's commercial vehicles have always been weak, and cannot be ranked internationally. It seems that the production capacity is good, but in fact, most of the production and sales are joint venture vehicles. Even exporting to Vietnam and other countries is difficult, let alone exporting further.

I didn't expect to enter the Indian market all at once, but it is an Asian car industry powerhouse that can wrestle with Japan and South Korea.

"Cooperation is naturally a two-way relationship. I have already negotiated with the pull order in this regard. I personally think that this condition is already very favorable. If the above is not satisfied, I can only say sorry.

"Satisfied, I am very satisfied! " Meng Buzheng said anxiously. Without Feng Yu's help, let alone the establishment of a joint venture factory in India, even exporting was impossible in the past, and there was no competitiveness at all.

What is the slogan of Tata car, the quality of developed countries, the price of developing countries. This is not only a slogan, but also what they did.

A red light appeared on Meng Buzhang’s excited face. What a great achievement, even more significant than Song River Car’s establishment of a joint venture factory in Russia.And Feng Yu told him first, this can be turned into "bringing in and going out" under his leadership, and no one can say anything about his tough performance.

"Meng Buzheng, let me make it clear first. I have learned that China's commercial vehicles are far less advanced in technology than Tata cars. If we want to keep some, we will have to pay more."

"No problem, Dongfeng car can't get the money. Let's think of a solution. Brie is not enough. I will go to the top to apply! " Meng Buzhang seemed extremely decisive and responsible at this time.

Feng Yu turned to the two Mr. Tata and said in English: "Our country's industrial cloth leadership has been agreed. The preliminary confirmation is that Dongfeng Car and Tata Car are cooperating in the field of commercial vehicles. The conditions we negotiated before will not change."

Pulling a single? Tata raised the wine glasses, and everyone clinked together. The big frame of this matter is set. Naturally, Tata car and Dongfeng car have discussed the details, and Feng Yu will not participate.

Tata Group has become Feng Yu's most important partner in Asia, not one of them. And it has conducted in-depth cooperation in various fields.It has always been those developed countries that unite to make profits in developing countries. Now Feng Yu is going the other way around, uniting the Indian Tata Group, which is also a developing country, to make money in developed countries in Europe and America.

It also lets those capitalists in developed countries understand that developing countries are not so easy to deal with, and even if one is not careful, they will be bitten.

Although Feng Yu saved the face of Meng Buzhang in the afternoon, he gave Meng Buzhang a political achievement in the evening, which not only eliminated Meng Buzhang’s resentment towards him, but now Meng Buzhang is full of Feng Yu Full of gratitude!

Chapter 1564: Ally Layout

Feng Yu personally went to the airport to send two Mr. Tata on the plane. This time the cooperation with Tata Group was very successful. It turns out that Tata has a lot of resentment towards companies in Europe and the United States. He admires Feng Yu's series of actions very much.

For example, among the software engineers in the world, the second most are Indians, and the Chinese can only rank third. Some people even say that perhaps India has the largest number of software engineers in the world, because in Silicon Valley, 40% of software engineers are Indians.

Feng Yu can make China's software industry stand at the top of the game. He is hard on Microsoft and wins. This makes Tata envy.

They Tata Consulting, which is also one of the world's top ITCorporation, is also trying to recall Indians abroad, but the effect is far less than Lenovo Kingsoft.

In fact, Feng Yu did not have a good way to do this, because China's national conditions are still very different from India's. Although they are all developing countries with large populations, although they are now beginning to attach importance to education, there is a big gap in concept.

India has obvious slums, and the intensity of reconstruction is far less than China. The gap between the rich and the poor in India is even greater, and it even retains the hierarchical system for many years. This is why many Indians are unwilling to return to India, but many Chinese are willing to return to the motherland.Of course, traditional Chinese thoughts such as the local sentiment, the return of wealth and the rich, and the parents traveling not far away, also affect many Chinese people. The kind of life in the United States is not acceptable to all Chinese people.

Especially those poor Chinese people who want to go to the city more than they live in the suburbs after arriving in the United States. What is the difference between them and living in the countryside in China? There are still many people who like to live in a bustling city.

Although Feng Yu didn't give too good advice for placing orders, the two sides still launched a variety of cooperation in electronics, communications, software, internet/network, car, daily chemicals, food, etc.

For example, Feng Yu promised that in the next ten years, he will establish a few large-scale factories in India and Tata Group in a joint venture, which made the orders very happy.

But he did not expect that it was Feng Yu who believed that China's per capita wages would rise rapidly, the population would experience negative growth, and labor would no longer be cheap.

At that time India was a good place to build factories, with low labor costs and a large number of unemployed people, which could effectively reduce the production cost of many products.

As for the Americas, Feng Yu chose Brazil. The economy in that place is also full of serious hidden dangers, and it collapsed before Feng Yu was reborn.In this life, Feng Yu doesn't see much change. Then, in less than ten years, Brazil's economy will still collapse. At that time, Brazil's labor costs will be reduced a lot, becoming Feng Yu's largest factory center in the Americas.

In Europe, it is still mainly building factories in Russia, and then looking at countries such as the United Kingdom. Anyway, Feng Yu will not go to France to build factories.

In France, the weekends can be changed from two days off to three days off, and the workers are still not satisfied, they require three days a week and four days off. Feng Yu is afraid to invest in such a place. The labor cost can definitely scare people. .

The previous generation/life Thomson Corporation, later failed and even fell into bankruptcy, is not unrelated to this. Today Thomson is still the largest electrical appliance manufacturer and seller in North America and Europe's top electrical appliance manufacturer and seller.

The labor cost has soared by 20%, and it is unbearable for any manufacturing company.

However, in this life, there may be some differences, at least as one of Feng Yu's most important allies, Feng Yu does not want to watch this company fail.

In terms of TV set-top boxes, Tom Xun is the leading Boss in the world market and the maker of multiple standards. Now the cooperation with Wind & Rain Appliances is also like wildfire.

In addition, Thomson's DVD disc output is also the world's largest, and it has a deep cooperation with Wind & Rain Electronics. As for the TV, we work closely with Changhong.Feng Yu has reminded Thomson’s Chairman that they rely too much on factory efficiency.

Tomson’s technology research and development in recent years is a bit outdated, especially when they are on the wrong path on TV sets, focusing on plasma TVs.

In the past, Thomson could rely on higher production efficiency to keep its costs low, and rely on strong sales channels and brand advantages to ensure profits.

Plasma color TVs have shown a decline and the growth rate has slowed down. The same light, thin, and large-screen LCD TVs have become more and more accepted by ordinary families.

Flat-panel TVs of the same size cost more than 10,000 yuan for one, and more than 5,000 yuan for the other. Normally, the difference is not that big. How would the average consumer choose?

Coupled with the fact that LCD TV manufacturers are now beginning to claim that plasma TVs are extremely profitable and consumers suffer losses, making plasma TVs more difficult.

In the flat-panel TV market, the sales of LCD TVs have accounted for nearly 50% and are still increasing. Not to mention, LCD flat panels are not just TVs, but also computer monitors.

The reason why Thomson focused on plasma at the beginning was not only because the plasma was clearer at the beginning, but also because the mass production of plasma is simpler than LCD, and the cost of producing large-screen TVs is lower.However, the LCD flat panel market with the greatest demand now is the LCD display, which has a small screen. This plasma simply cannot do it.

Just like when you were watching 19-inch and 21-inch TVs, 42-inch TVs suddenly began to be sold on the market. There was no middle size at all, so many people would rather choose 21-inch TVs.

Because many people’s houses are not that big now, they simply don’t have access to such a big screen. In the eyes of many people, the big screen is dizzy.

Obviously, the cost of plasma is lower on large-screen TVs, but the price is higher because of the clarity and other reasons, and that they are more profitable. This really does not wrong them.

The technical difficulty of plasma screen shrinking is much higher than that of LCD screen enlargement. The application of LCD flat panel is now more extensive, and it is destined that the market share of plasma will gradually shrink.

Thomson chose the wrong route and there is still a chance to change it. However, the investment required is greater. But if they wait until their country’s labor laws are changed, it will be too late for them to switch to LCD panels.

At that time, Thomson, which relied heavily on its production cost advantages, would have its advantages vanished, and even a disadvantage in this respect. At that time, Thomson would really embark on the old path of previous generation/life bankruptcy.However, after Feng Yu reminded, Thomson decided to walk on two legs, LCD and plasma, just like Four Star Group. They can make money by virtue of their Thomson brand advantages and the technical support of Taihua Holdings and Philips. .

There is another important reason why Feng Yu helped Thomson in this way. That is to make Japan's companies that insist on plasma to suffer another loss!

Chapter 1565: Feng Yu Glanced Away?

Thomson suddenly announced that it will gradually abandon the plasma market after fully entering the field of LCD flat panels.

After the news came out, it caused a strong shock in the industry.

One of the world's top electrical appliances Corporation announced this news, and it was still one of the giants who firmly supported plasma before. This made many people wonder, is LCD really more advantageous than plasma?

Plasma technology is still stronger than LCD for the time being, but the biggest problem is that Japanese manufacturers control technology and are unwilling to share it with other manufacturers.

Top companies such as Thomson and Four Star Group are behind the second camp, not to mention companies such as Taiwan, which are completely in the third camp.

The profits of plasma TVs are indeed high, but most of the profits are made by Japanese manufacturers. Songxia, Sony, Xiapu, etc. Japan formed an alliance. They accounted for 80% of the plasma TV market share and more than 90% of the profits!

Corporations such as Thomson have not only a low market share, but also a profit margin that is not as good as the other. The Japanese manufacturers did not make much money, but they overlooked a problem. When only their Japanese manufacturers are pushing plasma TVs, will they still sell so well?Consumers will not consider the little advantage of gray scale, little advantage of color gamut, or other advantages. In their opinion, it is enough to spend a certain amount of money to buy a product that they think is good. This is good. The big reason is the cost-effectiveness.

Because in terms of brand, Japanese manufacturers have no advantage.

Sometimes better things are not necessarily accepted by consumers. For example, in the field of communications, CDMA technology is superior to G** in terms of power consumption, voice quality or security, but as a result, more users still choose G**.

In the future, the development of communication technology will still be upgraded with G**, with 2G, 3G, 4G, etc., all the way up. It's the CDMA of difficult songs find few singers, which has slowly disappeared in the long river of time.

However, Feng Yu believes that the most important reason is the speed of advancement of liquid crystal technology, which many people had never expected before. There are more people studying this area, and the combination of many small advances makes such a huge advancement.

In recent years, the technological progress of plasma, if it is a three-step process, then the progress of liquid crystal technology is a triple jump.

Now in appearance, the difference between liquid crystal and plasma is getting less and less. From the perspective of ordinary users, it is obvious that cheaper liquid crystal is better, and has a longer service life and is not easy to break.That plasma TV would cost a lot of money to repair once it broke, but the LCD is different.

Moreover, from LCD to LED, there are also a variety of new LCD technologies like TFT technology, IPS technology, TN technology, PVA technology, MVA technology, CPA technology, etc. have been successfully developed.

Some of them are successfully developed by Wind & Rain Electronics, some are from Four Star Group, and some are manufacturers from Japan. Although they mainly make plasma TVs, they still make liquid crystal displays. In other words, with the daily renewal and monthly change of LCD technology development, everyone has their own main direction.

Although the detailed standards are different, they at least follow the basic standards of liquid crystals. The popularization and promotion of standards have a vital impact on products.

The LCD standards are controlled by Japanese manufacturers. They ask others to be like them. If they are not the same, it is wrong. This alone makes many companies that produce plasma TVs lose.

At first it seemed to be making money, but as the standards were upgraded, their skills were not up to the standard, and they slowly fell behind. In three years, they fell too far behind and dropped out of the team.

The reason why Feng Yu insisted on developing LCD flat panel technology was that the memory of previous generation/life told him that LCD defeated plasma later, and it is also obvious that the application range of LCD is wider.Only mobile phones will require continuous advancements in this area of technology in the future, not to mention tablets, computers, TVs and other aspects.

The time when plasma really suffered a big loss was in 2008, the economic crisis, and the high price of plasma TVs suddenly fell into unmarketable trouble, so that LCD TVs accounted for more than 80% of flat-panel TVs!

At that time, the Company, which was still operating plasma TVs, began to lose money, and LCD TVs truly entered the golden age.

Current LCD TVs are still very thick, but with the update of LED technology, LCD TVs have become thinner and thinner. LED is not a new technology, but not many people have paid attention to it before. Everyone just regarded it as a kind of light bulb.

The liquid crystal itself does not emit light and requires backlighting. LED can make the light source smaller, and can make the TV thinner. From being placed on the TV cabinet, it becomes a wall hanging.

The continuous advancement of LCD technology will bring higher profits to Taihua Holding Group and their allies. Of course, in flat-panel TVs alone, although LCD sales seem to be able to compete with plasma in a short time, in fact, profits are far inferior to plasma.

This is also the reason why Thomson is reluctant to withdraw from the plasma market. So although they accepted Feng Yu's suggestion, they still decided on a two-line strategy.Thomson's announcement made Japan manufacturers less flick dust off sb's cap. In this way, their biggest enemy in plasma is South Korea’s Four-Star and LG. If they defeat South Korea, they can monopolize the plasma market.

The market is so big and it is still expanding. Since Thomson is going to withdraw gradually, they should expand and eat up the market that Thomson has given up so as not to be taken advantage of by South Korean manufacturers.

So the top executives of Japan's manufacturers met again to discuss how to divide the market share. Unfortunately, their alliance is relatively loose, because they are also competitors.

Songxia is the Boss of World Plasma. He brought other manufacturers from Japan to come in just to jointly control the market. Now that the market has been developed very well, how can he watch Sony wait for the Corporation to expand?

So Song Xia secretly made a decision to expand the plasma TV production line, not only to seize the market that Thomson gave away, but also to let Thomson exit the plasma market earlier.

Companies such as Sony and Xia Pu also have the same idea. They want to expand their production capacity and improve their voice. Can't the bosses of this alliance always succumb?

It was you the year before last, you last year, and you still this year, so next year is my turn, right?As long as there is the largest sales volume and the highest profit, then you will have the greatest right to speak.

At the same time, Taiwan's plasma manufacturers, which are still struggling, have also seen the light. Without a giant to compete, they will have more opportunities.

In this way, their opportunity to reveal one's talent in the plasma TV industry is even greater.

In the eyes of these plasma manufacturers, Thomson made an extremely wrong decision. In particular, it is rumored that this decision was based on Feng Yu's suggestions, and they secretly laughed.

Isn't your Feng Yu right for every investment? Unexpectedly, do you sometimes miss it?

Chapter 1566: The Strongest Commoner

While those manufacturers were laughing at Feng Yu secretly, Feng Yu was playing games leisurely. It is not the very popular World of Warcraft in the past two years, nor the fiery/popular crossing of the line of fire that has just begun, but an older legend.

In other words, it is now Legend 3.

The current Legend 3 is still in operation by companies such as Wind & Rain Games and Wangyi, but they no longer charge card fees. Because unlike the previous generation/life, there is no source code leakage and no private servers appear, so there are still many loyal players of this game.

How can I make money if I don’t accept any cards? Simple, launch the Yuanbao system and VIP system.

Different from gold coins, ingots can buy some high-end medicines and special equipment, or they can be used to synthesize and cleanse to increase equipment and character attributes. The VIP level is also related to ingots. Different VIPs give different ingots every day and have different other privileges.

The traditional equipment at the time can no longer keep up with the trend. Even a set of holy war suits can't beat those ingot players. For example, Feng Yu's current trumpet is a super newbie.

If you don't know, I thought it was a side dish, but when you really do it, you will find that you have kicked the iron plate!

..."Eh eh eh, take a look, buddies, there is a silly × trumpet over there, what is the strongest commoner, wearing a novice commoner, dare to come to the Cow Demon Temple! Why do you still want to grab the Cow Demon King?" A person playing Legend 3 in an Internet cafe patted his friends and shouted.

"You don't know this? His attack power can only be deducted by a drop of blood, which is not as fast as the bull demon king. I think he just wants to pick up some garbage. If he is lucky, he can pick up some good things. , Then it will make a lot of money! But it’s really amazing to be able to come here in a commoner.” The friend said with his mouth curled.

"Hey, I want to find the cheapest, let me go and cut him! "

"People are a novice account, you don't need to be like this? It's too bullying." Although my friend said so, but the tone is clear and it is also take joy in calamity and delight in disaster.

Is this advanced map the place for novice trumpets? The novice should go to the novice’s place, kill a scarecrow, chop a chicken or something.

Feng Yu was controlling his account, waiting for the Bull Demon King to refresh, when he suddenly saw a soldier wearing more than fifty-level warrior clothes rushing towards him.

What the hell is this? I don't know this person?The world violently assassinates the brush with a single knife, hitting the strongest cloth. The strongest commoner slapped his shell back, his blood vessels did not move, and then he assassinated it with a single shot, cutting off a third of the blood in that world war!

The person who controls the world's violent war has grown up? A person wearing a novice commoner, he was assassinated without a second? And what did he see that the trumpet wearing the commoner would assassinate, cutting off half of his blood with a single knife?

At this moment when he was stunned, the strongest commoner assassinated twice in a row, and the screen of the world's mad war turned black and white.

He... was seconded!

The friend next to Tianxia Kuangzhan just lit a cigarette, then took one and handed it to Tianxia Kuangzhan: "It's a second? What? What's the matter?"

Suddenly he discovered that the screen of World War Rage turned black and white, which meant that World War Rage had been killed.

Impossible, there is no other large size in this map, and the level of the world is also very high, and I haven't heard the world is asking for help? Could it be the second? Can't the bull devil do it? Encountered the top ten in the district server combat power list?

"I, I was second by the strongest commoner! " When Tianxia Kuangzhan said this, his face still had an incredible look.He was a rank sixty number, but was beaten by a man wearing a cloth. If it is said that the great person on the ranking list is wearing a commoner, he would recognize it, but this strongest commoner is definitely not the person on the ranking list. Even if he does not know the number in front, he is at least familiar.

The cigarette from the mouth of a friend who was fighting wildly fell on his hand, and he screamed hot.

The webmaster walked over quickly: "Dude, what's the matter? You are so careless. Our Internet cafe has a medicine cabinet. You can apply some potion at the bar, it's free."

These Internet cafes are now smart, not only working on computer configuration, but also improving the quality of services. Internet cafes often stock some scald creams, iodine, band-aids and the like. This Internet cafe even has quick-acting heart-relief pills!

"I, my large size was given a second by a novice commoner! " said the world madly fighting Nono.

The webmaster looks like this makes a fuss about nothing: "Hey, why am I still thinking about it. You look at the equipment of that commoner, and the name of the person."

"You mean he is a high-level VIP? But his name doesn't flash like a rainbow?"

"The name can be flashed or turned off. Some people like to pretend to be a pig and eat a tiger. Did you pretend to be a pitiful person and then sneak attacked?" the webmaster asked with a hold of a smile."No, I thought he was a trumpet, and wanted to kill him, but he didn't even break his defense! "

While talking, the world fought violently and opened the equipment bar of the strongest commoner. At this sight, he was stunned.

Attack 99~99, Magic 99~99, Taoism 99~99, Lifesteal +9, Speed +9, Firm +9, Accuracy +9, Explosion Rate +9%, Critical Strike +9%...

Is this TM a novice sword? Shouldn't the novice sword have 0~1 attack power? This is the artifact!

Looking at the commoner, his attributes are also so strong that he has no friends. It's no wonder he didn't break the defense with a single sword. His attack power is just about the same as the defense power of other people's clothes. With the defense power of jewelry, he can break defenses. Damn it!

VIP9! Your mother, isn't this the top VIP that can be reached by topping up 100,000 RMB? This turned out to be a super local RMB player!

Grass, such a large size with the highest VIP level, how can you upgrade the novice equipment? Are all the recharged ingots used for this? If this is used to upgrade high-level equipment, it is definitely the top three combat effectiveness of the district server, how can this person be such a loser!

The network manager looked at the world with some sympathy. Before PK, he didn't even look at other people's equipment. It was a funny comparison. This is what is said in the legend...Feng Yu controlled the characters to pick up all the equipment exploded by the world's mad war. This buddy has his back, and the things in his backpack have exploded, and the equipment on his body has exploded. He should be able to sell a lot of ingots.

The world wars wildly as the opponent is picking up his equipment, and the inner heart is dripping blood. This is the tuba he has played for five years. If these equipments are gone and the combat effectiveness drops sharply, how will he get mixed up in the future?

He immediately typed: Brother Commoner, will you return the equipment to me? I was wrong, really wrong.

Feng Yu is not so kind. I stood by the side well, waiting for the bull devil to refresh, you TM will cut me first, now pretending to be pitiful?

If it weren't for your buddies' better equipment upgrades, you would have been attacked. I haven't played for a long time, the technology is rusty. And with so many new skills, I have to familiarize myself with it again.

In a short while, the Bull Demon was refreshed, and the world violently warned that he saw the strongest commoner, carrying a novice sword, and hacked the big BOOS Bull Demon to death in less than ten minutes! They usually team up, and it takes half an hour!

constantly comparing oneself to others will only make one angry.

Motherfucker, isn't it just a charge? I am also charged. When I change a outfit, this hatred must be avenged!

Chapter 1567: Legend Of Online Games

The world wars violently shouting to recharge, the network manager immediately ran over and said that the Internet cafe is a Wind & Rain Games cooperative Internet cafe. The recharge enjoys a 10% discount, and you can also draw a lottery right away to draw different ingot values.

Not only RMB, but O coins can also be used to recharge, but there is no discount. However, the purchase of O coins in Internet cafes is also 10% off. You can also draw prizes after recharge, and the effect is the same.

"Man, how much do you charge?"

"hundred."

"One hundred? One hundred is a level 2 VIP. I suggest you make two hundred. This is a level 3~ VIP. You give more ingots every day and you have more VIP privileges. I'm not lying, I just make two hundred. And There are still activities now, and it's entirely possible to get more ingots for two hundred dollars." The network manager enthusiastically promoted.

Recharge in Internet cafes, Internet cafes also have a commission, just like the lottery station that sells lottery tickets. And the top-ups promoted by their network administrators naturally have a commission. Although the commission ratio is not high, if one person can draw ten or eight yuan, and sell ten to twenty a day, it can also earn more than one hundred yuan.

He is a small network manager, and his monthly salary is only one thousand two. If this commission is fixed, it can be higher than the salary!

After recharging, Tianxia Kuangzhan discovered that although he had won some ingots in the lottery, he found that these ingots were not enough when they were combined.Don't talk about picking up the strongest commoner that has just been upgraded, even if it is not before the upgrade, he is not an opponent.

But how could he swallow this breath?

Although he was provoking first, he still resented the other party for pretending to be a pig and a tiger. If you put the title of VIP9 on your head, will I do it?

Obviously it is deliberately to lure, this strongest commoner is absolutely sinister!

The World Kuangzhan logged into the Legend's official website forum and published a post accusing the strongest commoner of "bullying" his blood and tears.

The friend next to me leaned over his head and looked: "What are you doing? Calling for an official title? How can this be possible, people charge money and equipment, and the official is also making money, how can the title be? But you, why were so impulsive just now I recharged two hundred yuan, and your monthly salary is only more than two thousand, right? How much money do you have left after paying the rent and phone bill? Do you plan to invite Xiaomei to dinner this month?"

At this time, the world felt a little regretful about the recharge, but since it has been recharged, the money cannot be returned. Well, no, you can sell equipment for money, although not much, but a little hard work, with so many years of experience, he can still earn a little back.

But all this is to blame for the strongest commoner, not him, do you need to recharge? Does it take so hard?After a while, he saw a lot of replies appear under his post.

[The host is so funny, he said he was hacked to death by a commoner? 】

[The 58-level tuba was hacked to death by a trumpet less than 25? This must be fake]

[That is, what is the other party's VIP9, how many ingots can VIP9 have? According to the strongest commoner and equipment mentioned by the host, it may not be enough to drop a piece of clothing. Don't forget the success rate of the cheating, let alone one. Up]

[No, the Boss Sky God we serve is also VIP9, which is 100,000 RMB, but only an artifact]

[The biggest loophole of the original poster is, who would choose to spend so much money to smash newbie equipment? Still smashed to full value? If these ingots and materials were used to smash high-level equipment, they would have become the first combat power in the entire server]

[It is suspected that the head of the original poster is pinched by us, so I suggest to see a doctor. I know a neurologist is good at medical skills, the phone number is 139XXXXXXXX]

The world is furious and furious. Why do these people say that he is mentally disabled and allude to him as mentally ill.

Where does he know what the strongest commoner thinks, why should he charge money for newbie equipment? But this is the fact, what he saw with his own eyes, why no one believed it? !His friend looked at the replies from these forums and said to him: "What I said, no one will agree with your post."

"Then what do you say?"

"What should I do? Publish the details of the strongest commoner. Go find him, then take a screenshot to let everyone know that you are not lying. But don't say anything about the title, no one will care about you, let alone the official Pay attention."

Feng Yu was about to kill the leader of Huangquan, when he saw that many people were secretly secreting him, but he didn't even know these people?

He casually found someone to reply: "?"

"I rub, there really is this number. I read it on the forum and said that you are in a rookie costume and your combat effectiveness ranks at the forefront of the district uniform, right?"

Feng Yu was a little helpless. The reason why he upgraded his novice equipment was to keep a low profile, but he didn't expect it to be discovered.

Of course, he didn't reply to this person, and he didn't plan to team up with the victim. Now with this equipment attribute, he can kill by himself with ordinary BOOS. Can you still drink medicine when you can't fight it?When others drink red medicine and blue medicine, he will directly take the big pill, as long as the boss can't stop him at once, he will never die. Although Da Huan Dan is very expensive, most players buy one to save their lives, and rich players also use it when playing key bosses, but Feng Yu uses it as an ordinary potion.

Now Legend 3, not only has many new BOSS added, but also some small copy maps. For example, BOOS House, Dark Devil Cave, Pig Cave 8, Pig Cave 9, Tower of Trials, etc., there are many BOSS inside.

Many people play in teams, but Feng Yu is a single brush.

And now there are many full-vocation skills open, that is to say, no matter what profession you are in, as long as you play a special skill book, the samurai can also learn the skills of the mage and Taoist. Divine beasts are stronger than ordinary divine beasts, not to mention, they can reach level 9.

Feng Yu used BOSS for a day and his level rose rapidly. With the increase in basic attributes, his combat effectiveness has also entered the top ten in the district server.

When some people in the safe zone discovered that the top ten statues in the zone uniform had replaced them, they all couldn't believe it.These are not changed before, let alone the tenth, even the first is often changed. But there has never been a top ten player, TM is wearing a rookie uniform and holding a rookie sword!

Are there any problems with the system? Or is it because their equipment patch is wrong and needs to be downloaded again?

Many people clicked on the statue and checked the attributes of this person, only to find that all of this person's novice outfits were all god outfits!

Wait, this person's name is the strongest commoner? How can I look familiar, as if I saw many people talking about him on the chat screen today.

The player who was squeezed by Feng Yu was furious, how could he lose to a player wearing this kind of equipment?

Isn't it just spending ingots on equipment? It just so happened that I haven't recharged for a long time. Not only will I grab the top ten throne this time, but also not only the tenth, but rush to the top three in one fell swoop!

Due to the appearance of Feng Yu's strongest commoner trumpet, the first server of Legend 3 has once again entered the recharge upsurge!

The strongest commoner number has also become the legend of Legend 3.

Chapter 1568: Online Games Can Also Place Ads

"Chief Feng, as you expected, Legend 3 once again ushered in a recharge upsurge this week, more than the amount recharged in the previous month, and there have been many large recharges." Mei Zhiqing said excitedly.

"I just give you a sample. If you want to make money from free games, you need to get more people to recharge, and try to stimulate them to recharge. If you don't spend money, what do we make? Also, in the game There can also be advertisements, which must be paid attention to."

Feng Yu, the local tyrant's recharge method, is to bring the rhythm and recharge the rhythm.

"There are advertisements in the game? How do I get this?" Mei Zhiqing was stunned.

If it is said that the website where the game is downloaded has advertisements, or the client has advertisements or something, this is a good idea. But there are advertisements in the game, I haven't heard of this.

"Simply give you an example. Let's talk about this game. There is a dart system in it, right?"

"Yes, players can post and shop goods to each other, we charge a certain fee. This is a Chinese martial arts style online game, the Escort is still very popular. And there is a mount system, horse riding speed will be much faster, um, There are also carriages and boats."
"Why can't this escort be called Wind & Rain escort? There can also be a big flag at the door of the escort with eight characters: Wind & Rain escort, Wind & Rain is unimpeded! "

Mei Zhiqing blinked his eyes, as if there was nothing wrong with it. Maybe it would make many people find it interesting. This Wind & Rain Escort, alluding to Wind & Rain Logistics? The advertisement seems to be from Wind & Rain Logistics.

"In this case, we can ask Wind & Rain Logistics to pay us an advertising fee. If they don't do it, isn't there a tailwind or something? There is also a mount system. Since there is a carriage, then can't the carriage have a logo? Put on the Song River car’s LOGO, won’t Song River car charge for advertising?"

"Our game has so many players. At peak hours of every day, hundreds of thousands of players are online. Although this kind of advertising is not particularly strong, it is not weak. If they charge some advertising fees, will they disagree?

Mei Zhiqing quickly took down notes, Chief Feng is Chief Feng, this money-making idea can be thought of casually. With so many people in their Corporation, no one thought of this.

As long as there is no violation, why can't there be ads in the game? Just ask the technician to make a patch and change the appearance.

"Also, have you noticed, what is the core of our internet/network game?"

core? Isn't it a game?"Although we are a game, the core selling point of the game is also different. The most important point is that it is fun. It can make people forget about time, neglect sleep and forget about food! "

Mei Zhiqing suddenly realized that this is not the case.

"No matter how good the sketch, you will laugh the first time, the second and the third time, but after dozens of times, hundreds of times, even after you can memorize the lines, will you still laugh?"

"It's the same with games. When the fun decreases, how do you catch players?"

Mei Zhiqing's test answer: "Develop new maps and add new equipment?"

Feng Yu nodded: "What you said is correct, but it's not enough. Not only these, but also other points. For example, let them take the game as a habit, go online at a fixed time every day, and a fixed team plays BOOS. Even people who play games together can become friends in reality."

"There is also what you said, there are always some new gameplay introduced, let them want to stop but can't. There will be some rebate activities regularly to attract those players to stay."
"Don't think that many of our games are just making money from paying players, but if there are no free players, then the number of games will be much smaller, and those paying players will not have the sense of bullying. Why do they pay? I don't want to play. Even more enjoyable? In internet/network games, PK is what most people like."

"Paid games have the advantage of paid games, that is, more balance. Everyone needs to rely on operation, luck and time to improve their character attributes."

"But now many people don't have so much time to spend on the Internet, and even the country calls for preventing addiction to games. In this regard, we have responded by introducing anti-addiction patches, and the time for logging in every day is limited."

"At this time, there are more and more professional players. They rely on better technology to set up a gold team, and make money by selling game coins and equipment, or bringing people down copies."

"In fact, the appearance of such people is also a good thing for our game industry. It will attract more players to enter our games."

"In the future, we will launch more free games, gradually cancel the point card, or use the game currency to offset the point card fee. As I said, no charge, you can make money. With more players, our advertising fees The price will be higher and we will not lose money."
"A game, the most important thing is that there are players, there are many players. Our game should also target different groups of players. For example, the Q version of the Westward Journey game developed by Wangyi itself is very popular and attractive to female players. Many children."

"But games like Legends and Warcraft are played by more than middle school students and many of them are office workers."

"There is also crossing the line of fire, which has attracted all guns ~ some enthusiasts of weapons. Their instant resurrection mode has made many players who were very poor before also like it. You don't have to watch others play every time you die. "

"Quick karting attracts players who like racing, and not only male players, but many female players also like this game."

"So the positioning of different games is different, and the audiences that can be attracted are naturally different. Speaking of running karts, you should know that many of the cars in it are advertised for car companies? With their brands and trademarks, they will give us money."

Although many gamers don't have much money, when they have money and want to buy a car, they are likely to choose the most impressive brand. So the car advertisement in the game is not without effect."So it doesn't matter whether a game is charged or not. In many games, we should think of ways to provide benefits to free players and attract them to continue playing. Some people say that ordinary players are entirely for RMB players, RMB players It’s important. I don’t agree with this view."

"It is true that many games now rely on RMB players to make money. As I said, you ignore some other ways to make money. And there is no huge player base, where are so many RMB players? Those free players , And also our potential VIP customers."

"Remember that players are always the primary productive force of the game. Players must be the center of the game, and we must keep pace with the times. Various surveys must be conducted, and we must know what players like to play and what types of games they want most. Appear. We must respect every suggestion and opinion of the players, even if the content of the game is adjusted, then we will be invincible forever! "

"By the way, remember to implant ads in the game." Feng Yu reminded him again before leaving.

Chapter 1569: Legend Of The Local Tyrant

During this period of time, a legendary local tyrant appeared in major internet/network games.

It is said that just a Legend 3, he spent millions, otherwise there will be no newbie magic outfit.

In the fast running kart, the local tyrant not only bought various characters, but also bought all the new cars. Every time he played, he changed a character image and a car.

And all kinds of props are more and more emerge, no matter who appears in front of him, he will be thrown into the air by his props, and then watch him get the first place, without exception.

Some people are not convinced, called a racing game, no props. As a result, the local tyrants ignored it at all and focused on the item competition. It is said that they challenged various masters in one morning, many of which are also RMB players.

At this time, many people discovered that there was such a big gap between RMB players and RMB players. The props of others are calculated and used. This local tyrant threw props from the beginning, and then used it all the way to the end!

So many players couldn't bear it, and started to charge money, buy all kinds of props, buy new cars, and say they can't be so angry anymore.

In this way, there are more and more top-up players of fast running karts, and some local players have appeared. Learn Feng Yu's mode and push them all the way by props so that others can only see his taillights forever!Not to mention, it's cool to play like this!

Some people say that he disrupted the game balance in this way, but when they knew that this set of equipment cost at least tens of thousands of dollars, their attitudes immediately changed, and they began to leave messages to Feng Yu: "Brother, take me with you, give me one. Car, send me an inventory."

"Brother, the younger sister really wants that new car. Not only can the younger sister play games with her brother, but also warm the bed."

"Don't go, kid, I bought the props too, and filled it with props, come here, let's do it again! "

It's a pity that Feng Yu didn't pay attention to these comments at all. He just wanted to have fun. As for whether others are depressed, he doesn't care.

In the northeast region that crossed the line of fire, such a local tyrant also appeared. Bought all the characters, bought all the RMB items, in the words of many players, it is almost armed to the teeth!

At the beginning, flash bombs and smoke bombs are thrown out, and then they wear an anti-fog helmet, hold a high-precision rifle ~ gun burst, and cooperate with a high-explosive hand ~ thunder, each time it is an MVP.

A lot of marksmanship are more accurate than him, but there are not as many props. Those who have been hit by the flash can only hang up after looking at a white light.Then many people couldn’t help but began to buy all kinds of props, such as body armor, smoke heads, anti-flash goggles, high-explosive hands ~ thunder, higher precision and more powerful rifles ~ guns, etc., some special characters Jumping higher, moving faster, and even camouflage uniforms are selling very fast.

But they soon discovered that this local tyrant switched to biochemical mode, wearing biochemical protective clothing, carrying a golden RPG, and one person can hold a position in many rounds.

When Feng Yu played this game, he always envied those with good guns. But he himself was reluctant, because he didn't have much playing time and he was still very busy at work.

But in this life, Feng Yu is busy if he wants to be busy, otherwise he will be idle most of the time. There are not many friends who can play with him, even Fu Guangwei is much busy now.

Maybe you can often play with Feng Yu, and Wen Dongjun is the only one who is left. But Wen Dongjun also has to go to work, except for weekends, basically not out.

The boring Feng Yu naturally devotes himself to online games. After getting tired of fitness every day, he will finish for a while. If you are not interested in this game, just finish another game.

And he is very impatient. He doesn't like games that are slowly upgraded and test operation. He likes games that can pack himself into a master with RMB.How easy it is, starting from a novice, is it fun to be abused by others? Perhaps some people like to challenge themselves a little bit, but obviously, this category of people does not include Feng Yu.

Chapter 1570: Heavenly King Concert

After eating, pinching some points, the two came to the work body and entered through the VIP channel.

A lot of people have already come in, and there is a bit noisy inside. In fact, the singing at the concert is not as good as the CD, but the atmosphere at the concert is much better. Especially for many fans, if they can meet idols, they will be even more excited.

Feng Yu is purely coming with Li Na. He is not very interested in this. He likes to listen to songs and watch MVs, but he doesn't like this particularly crowded scene, especially when there are too many cameras in the venue.

"Hey, is that the female star in Pink Girl?" Li Na asked Feng Yu by the arm.

Feng Yu turned her head to see that Liu Ruoying was called milk tea by fans, but she would have never imagined that the title of milk tea in the future would be snatched away by a little sister drinking milk tea.

"They have collaborated on movies, public praise, and the box office are good. It is estimated that they will join in as friends. Maybe they will go up to sing a song later." Feng Yu said casually.

More and more people entered, and after a while, Feng Yu and the others were also full of people. Feng Yu casually took a look. There are a lot of people. It seems that there are still many people standing. The appeal of Liu Tianwang is evident.It's just that Feng Yu noticed a female fan sitting next to him. It seemed a bit familiar, but from the looks, it should not be an artist, but Feng Yu couldn't remember how he would have an impression of this person.

The concert began, Liu Tianwang dressed in a gorgeous costume, ascended from below the stage, and the fans began to scream.

Especially the female fan next to Feng Yu, the screams were so loud that Feng Yu’s ears hurt. Feng Yu also understood why singers sing on stage with accompaniment, but they still have to bring their ears back. These fans are really crazy and it is easy for the singers to not hear the music.

Li Na was not so crazy, just sitting quietly, looking at Liu Tianwang on the stage with a smile. The light stick in his hand did not waver, let alone the people behind, holding a big brand.

The songs of Liu Tianwang’s concert this time are almost all what's frequently heard can be repeated in detail. Although the live music effect is not so good and it is a bit noisy, the stage effect is indeed gorgeous and unusual, especially Feng Yu in the front row. VIP seats, I saw it very clearly, Feng Yu felt that the money was not in vain.

After singing a few songs, Liu Tianwang was supposed to take a break. As expected, there was a change of people on the stage. It turned out to be Liu Ruoying.Liu Ruoying sang two songs, and the atmosphere was very warm. She also sang a love song with Liu Tianwang. Feng Yu felt that the screams of the fans could pierce the ceiling of the stadium.

When Liu Ruoying stepped down, Liu Tianwang stood on the stage and began to interact with the fans.

"Next, I would like to invite a fan to come on stage and sing a song with me. I wonder if you are interested?"

"I~~"

"Choose me, Huazi, I love you~~"

"Ah~~choose me~~~"

There was a scream from the stage, and almost everyone held their hands high.

Liu Tianwang scanned the audience below. In fact, at the concert site, the auditorium was all black. Except for the glowing light sticks and placards, he couldn't see the audience's faces at all.

Only the VIP seats in the front row can be seen clearly by Liu Tianwang through the stage lights.

Suddenly, Liu Tianwang found that there were two different audiences at the VIP seat. One man, with no expression on his face, sat so quietly, as if he was completely indifferent to the opportunity for him to invite fans to sing interactively.

And the female companion next to the male audience should be his female companion. She looked at him with a smile, but did not raise her hand like other fans.Even some of the second- and third-tier artists around them raised their hands to sing in a chorus. Some wanted to leave an impression on Liu Tianwang, and some were able to appear on the scene to increase exposure.

They may not come to the concert, mainly because of the heat. There are a lot of entertaining notes about Liu Tianwang’s concert, and it would be better if they could get some news or even scandals.

If Liu Tianwang can invite them to sing in the chorus, they will definitely be on the entertainment headline tomorrow, and they will instantly become popular.

This is like the stars in the US who always like to go to some important sports events to watch games. Maybe they don't like those sports events at all, but they can increase their exposure. If you can spread a scandal with some sports stars, your attention will skyrocket instantly.

Even these female artists cherish the opportunity to sing with Liu Tianwang, why the two of them reacted so plainly?

Liu Tianwang looked at the two curiously. At this time, the host also noticed Liu Tianwang's gaze. He jumped off the stage, took a microphone, and walked in front of Li Na.

"This beautiful lady, would you like to sing a song with idols on stage?"

In his opinion, no one would reject this proposal, so without waiting for the other party to answer, he wanted to pull Li Na up and lead him on stage.

But as soon as he extended a take action, he heard an answer that made him bewildered."I'm sorry, my voice is not good, so I won't be on stage."

The host opened his mouth wide. He has hosted many concerts of Liu Tianwang, but it was the first time that he was rejected and he did not want to sing with Liu Tianwang on the same stage.

He thought he had heard it wrong, and asked: "Madam, I didn't hear you clearly?"

"I said I won't be on stage." Li Na repeated.

The live speakers spread Li Na's voice throughout the stadium, and all fans were in an uproar. They can't wait for this kind of opportunity. Now someone has the opportunity and even refuses it? !

Feng Yu turned to look at Li Na: "Go if you want."

Li Na smiled and shook her head. Listening to music and watching concerts is a kind of enjoyment, but she doesn't like to perform on stage. She doesn't want to participate in the school's cultural evenings.

And she knew very well that Feng Yu didn't like to be on the camera, so she gradually didn't like to be on the camera.

The host was stunned, and the female fan next to him snatched the microphone over: "I sing, I sing, I can sing Huazi's songs! "

The host looked back at Liu Tianwang, and when he saw Liu Tianwang nodding, he immediately said loudly: "Since this lady has an uncomfortable voice, it is really a shame. The opportunity fell on this lucky lady. Now we Invite this lady to come on stage to sing a song with Liu Tianwang! "The two were singing in chorus on the stage, but Feng Yu found that everyone around them seemed to be looking at them and they were all whispering.

Maybe others didn't hear it clearly, but they heard it very clearly. The lady's voice was absolutely fine, she didn't dare to say the sound of nature, but it was also very beautiful.

But why are you unwilling to be on stage, and seem to be deliberately avoiding the camera? Could it be that this lady has an unusual relationship with the well-dressed man next to her. Some of them are a third party?

While they were guessing, confusion appeared on the stage again. After the female fan sang a song with Liu Tianwang just now, she was unwilling to step down and held Liu Tianwang tightly, making Liu Tianwang very embarrassed.

And Feng Yu finally remembered why he had an impression of this female fan. Feng Yu shook his head, Liu Tianwang’s trouble came.

Chapter 1571: Boast? (Request For Booking And Ticket)

The female fans held Liu Tianwang, the chorus was over, and the group photo was over. Even Liu Tianwang signed her clothes, but the female fans just didn't leave.

Fans come to see Liu Tianwang. Who wants to watch an unfamiliar fan holding an idol and not let go, especially if it delays them from watching the concert.

So the audience didn't know who was leading the head, and someone began to insult loudly.

Feng Yu just felt that this was not good at first, but then someone even scolded Li Na and said that she was to blame. If she was on stage, it would be fine.

Feng Yu frowned, this is simply a disaster. Do these people have any brains? How can Li Na be blamed for this?

Some invited media reporters took photos with cameras frantically, and many even pointed their lenses at Feng Yu and Li Na.

Before Feng Yu spoke, a few people stood up from the auditorium not far away and stopped the reporters.

"Eh eh, what are you doing? Why stop us from taking pictures?" a reporter asked dissatisfiedly.

"You are invited to take pictures at the concert. You can take pictures of Liu Tianwang, but don't take pictures of our boss, understand?"Boss? Several reporters looked at each other, big news. To watch a concert, and bring so many bodyguards into the venue, it must be the big boss. But they don’t know Feng Yu, they decided to take a few more photos and check who the two are. Maybe it’s a headline!

The security guards of the venue didn't know what to do on the side of the stage. The stage was a little messy, but they couldn't get on the stage to pull the fans away. This would affect the image of Liu Tianwang. Some people would say that Liu Tianwang played big cards and had no love for fans.

The reporter here seems to be in conflict with the audience again, this has to be dealt with. Why did these troubles happen to Liu Tianwang's concert?

Only an old reporter saw that Feng Yu was familiar. After thinking about it for a moment, it suddenly dawned on him that he finally knew who the man who seemed very calm was.

He immediately held up the camera and said to the bodyguards: "I deleted both of their photos. I am a reporter from Penguin Entertainment."

With that said, the reporter also flashed the reporter card on his chest.

The other reporters looked at the old reporter in surprise. What happened and took the initiative to delete the photos? Isn't this Second Generation?

But in that case, the news value would be even higher? Besides, even if the Corporation dare not report, they can talk to these people, and they always have to spend money to buy the photos back, right? Otherwise they didn't take it in vain?Before they could say anything, a person with the head of a bodyguard took out a red envelope from his pocket and stuffed it to the reporter from Penguin Entertainment: "Sincerity, this is for you."

"I can't ask."

"Just take it for you! "

Other reporters looked dumbfounded, what kind of situation does the bodyguard carry the red envelope with him? Give a red envelope if you delete a photo?

What are you waiting for, I also delete photos. Besides, this kind of photos deleted on a digital camera can be recovered through some technical method/trick. You can get red envelopes and hand over to the editor-in-chief news material, one move, two gains.

They also said that they deleted the photos in front of them, and then everyone received a big red envelope. It’s just that they all discovered later that the photos they took were really not adopted by the editor-in-chief. I don’t know why.

The female fans on the stage were finally pulled away by the staff. It has been several minutes, and the concert cannot continue unless they are opened.

In fact, Liu Tianwang promised in a low voice. After the concert was over, the female fans were invited to take a group photo backstage. He also gave the other party a signed compassionate shirt, and the crazy female fans stepped down.

Feng Yu seemed to be done with the reporter, he found that Li Na's face seemed unhappy."In a bad mood? Leave them alone, or let's go first. I will invite him to the house tomorrow and sing for you alone."

Li Na shook his head: "It's okay, let's go after listening, the concert is different."

"Then let him give a concert, and you can decide the playlist."

Several people nearby heard Feng Yu's words and couldn't help but look over.

Who is this guy, too good at blowing? Did you ask Liu Tianwang to sing at home? He also asked Liu Tianwang to open a concert. They set the song list?

It looks like it doesn't look like a big Boss, and it doesn't look like a Second Generation. Why is it so loud!

Li Na's eyes lit up: "Can you?"

"Why not, how much money can he make in a concert? A few million is incredible. I give 10 million, can he not agree? It really doesn't work. Give him another opportunity to endorse an advertisement, and he can refuse?"

A third-line female artist next to him couldn’t help but said: "This gentleman, the one on stage is Liu Tianwang, not a star. I will open a concert alone? I have never heard of it. What else could you give him an advertising endorsement? Opportunity? How many people want to find Liu Tianwang's endorsement product depends on whether Liu Tianwang is willing."

She is an artist under Liu Tianwang Corporation, and this time she came here to get the heat.Feng Yu glanced at the third-line female artist. You said that others could not do it, but not me. Liu Tianwang is now focusing on the mainland market, and I can make him more popular with a word.

And the endorsement of our Corporation's products, the advertising density, the popularity of Liu Tianwang has also greatly increased. How many celebrities want to endorse our products depends on our choice.

Forget it, I can't tell this kind of person.

Feng Yu got up with Li Na's hand and walked directly out.

The third-line female artist pouted her lips: "Can't blow it anymore, right? The mainlander, the quality is really low! "

This sentence completely offended Feng Yu. Pointing at me for no reason, who of us is low-quality? Our couple chatted in a low voice, you heard it next to you, and you interrupted, who is low quality?

"Apologize! " Feng Yu said coldly, standing beside the third-line female artist.

The third-line female artist suddenly felt that the person with nothing special to look at seemed to reveal an aura of a superior, which was more coercive than any big boss she had seen.

The security guards have also seen the scene here. Why are the VIP seats still standing up? It looks like there is a quarrel.

"Several people, please follow the concert order, please?"

Feng Yu pointed to the third-line female artist and said: "She scolded me and I asked her to apologize."

"Am I wrong to tell the truth?"
"The truth? You take your own speculation as a fact, and it is also true?" Feng Yu sneered.

Li Na was also very angry with the sentence just now. Why is this person speaking so ugly? Have we offended you?

"Why, did I make a mistake? You have the ability to make the bragging thing happen? You say it and see if other people treat it as a joke?"

The manager of the third-line female artist also helped her voice: "That is, they are too good at blowing, and they said that if they want Liu Tianwang to have a concert, then Liu Tianwang can have a concert. Who do they think they are?

Feng Yu's mouth turned upwards, with a sarcasm smile: "If you watch the news tomorrow, you will know the result. But I don't think you are suitable for being a public figure. Your personality will teach people bad."

After speaking, he took Li Na and left.

The third-line female artist stomped her feet, but when she saw a reporter holding a camera to take pictures of her, she immediately put on a professional smile.

Hmph, what did the last sentence just now mean, threaten me? Who do you think you are? I am a contract artist of Liu Tianwang Corporation!

Chapter 1572: King's Announcement

After Feng Yu left, the bodyguards also left. A lot of attention has been noticed. Why did the VIP audience leave when the concert was at its best?

That's a VIP ticket. If you have money, you may not be able to buy it. These people don't even listen to it after spending money?

Liu Tianwang also noticed, but he still continued to sing professionally on stage, but his agent hurried to catch up and asked what was going on.

"A few, please wait a moment. I am Liu Tianwang's agent. Why did you leave halfway? It was Liu Tianwang's performance. Don't you like it?"

The other party is kind, Feng Yu will naturally also be very kind: "No, my wife and I both like Liu Tianwang’s concert, otherwise we wouldn’t come to watch it. It’s just that someone who didn’t like it was sitting next to me, so I planned to invite Liu Tianwang will give an additional concert, the price is up to you, and the repertoire of the concert is set by us."

Liu Tianwang's agent was stunned: "Sir, I'm sorry, our Liu Tianwang schedule is very busy."

He is also very disdainful of his inner heart. Who is this guy, why should we ask Liu Tianwang to give a concert and order the song list?

Let's open the price. Do you know how much a concert costs?"This concert is invited on behalf of Taihua Holding Group, and it can give Liu Tianwang the opportunity to endorse Aihua MP3. The price will also be in line with Liu Tianwang's worth. You can discuss it with Liu Tianwang. The discussion is over. Come to Taihua tomorrow. Holding Group Beijing branch offices will do."

Feng Yu finished speaking, turned around and left, not worried that the other party would not know the address.

This can be known in Baidu with a search, Liu Tianwang should not give up this opportunity. This time, at least tens of millions of income can be brought to Liu Tianwang, and for an Asian artist, it is impossible to refuse.

At this time, Liu Tianwang's agent discovered that, except for the couple, how did the rest of them look like bodyguards?

Watching a concert and carrying so many bodyguards, is it a big shot?

Can decide the endorsement of Aihua MP3, and also make invitations on behalf of Taihua Holding Group, is it the top of Taihua Holding Group?

Go back and check the news to find out who this is.

If it is true, that would be great! Aihua MP3, which is the best-selling portable music player in China, is in line with Liu Tianwang's singer status.

It would be even better if you could receive endorsements from other Aihua products, and Liu Tianwang's road in mainland would be smoother!At the end of the concert, the third-line female artist quickly snatched up in front of the reporter, and then deliberately pretended not to be photographed, covering her face with her hand, but the hand was clearly blocking her forehead.

Sure enough, some reporters surrounded her and started interviewing. Her inner heart was secretly delighted. This time the exposure was too successful!

"Excuse me, I just saw that you seem to have a conflict with the audience next to you, and then the two audience next to you left the audience. Why?" A reporter asked.

"The two people next to them are so unqualified, they even said that they wanted Liu Tianwang to have another concert and that they wanted to specify the track. Isn't that a joke? There are some mainlanders, too good at playing! " A look of mockery.

At this time, the reporter from Penguin came over and asked: "How do you know that the other party is bragging? And don't you think, do you have a tendency to attack the mainlander? Since you don't like the mainland, why come here?"

The face of the third-line female artist changed: "How do you talk? This discerning person can tell that he is bragging, right? Let me say it? And I do think that some mainlanders are too capable of bragging. I am here to make money. Up?"

The third-line female artist knows that these words may have some bad influence on her, but it is enough to make her headlines.At that time, her appearance fee or something will inevitably rise sharply, and she will become popular because of the constant filming appointments!

Other reporters felt that something was wrong with the old reporter Penguin today. Why did you interview such a third-line female artist? Even if you can't interview Liu Tianwang, you should interview the queen Liu Ruoying.

They didn't know that it was this interview that allowed the old penguin reporter to get a promotion and raise his salary and reach the pinnacle of his life!

Chapter 1573: King's New Song

When this third-line female artist was in fear, many employees of Taihua Holding Group came to the capital. The Chairman invited Liu Tianwang to hold a concert as a bonus for their outstanding employee representatives.

These employees, who has never heard Liu Tianwang's song? Even many people must order Liu Tianwang's song when they go to KTV, but for various reasons, they have not seen the concert.

It’s not that they don’t have enough income, just like many rich people who have never been to a bar in their lives, perhaps because they don’t like it, or because of other reasons, but if they have friends calling together, they will also be interested in seeing it. Look.

But this time was a good opportunity, and all the people who came were acquaintances, so everyone was very positive. It is said that the Chairman also specially invited Liu Ruoying, the guest of Liu Tianwang's previous concert, to continue to be the guest of singing, so that Liu Tianwang can take a break and complete the performance better.

And this time the concert will be put on the Fox Channel, so that netizens all over the world can see it, and they have the opportunity to appear on TV in disguise.

Liu Tianwang looked at the playlist provided by the other party, and did not make any excessive demands. They were all his classic songs of what's frequently heard can be repeated in detail, and only selected fifteen songs.According to his contract, he has to sing more than 20 songs, which means he has to prepare some songs himself. Adding in the activity time in the middle and Liu Ruoying's singing time, this concert can be held for more than two hours.

The richest man in the world is much stronger than those rich in Hong Kong affiliated with crime. When Hong Kong was in poor public order, these artists worked harder. Not only will the other party ask them to sing a few more songs, or ask them to shoot some bad movies.

Even these kings and queens of heaven, they even go to sing birthday wishes to others. There was even a rumor that a heavenly king was tied up to sing funerals, so he dare not sing.

It's like this time. Not only did the concert money give enough money, but also Liu Ruoying's money was paid by the other party. And not only that, but the other party really gave him the opportunity to endorse the Aihua brand MP3. Ten million to three years. Although the price is not particularly high, it is not low.

Especially the advertising density is not low, which will greatly increase his exposure, and this product fits his image very well.

I think he even endorsed the toilet at the beginning, and even sang a song specifically for this. At that time, because of this, it had a great negative impact on the image of Liu Tianwang.Ordinarily, everything is good for this concert. Just one thing, the other party gave Liu Tianwang a new song. For this new song, Liu Tianwang practiced for a long time yesterday, and today he has made no little preparations.

But there is no way, this is the song designated by the other party, and it is said that the Cantonese copyright has also been given to him, but the copyright of Mandarin Chinese was given to another person. It is said that it is also a top-tier Chinese coffee.

Chapter 1574: Are Stupid

Liu Tianwang’s agent contacted the third-line female artist on the phone and asked what she said at Liu Tianwang’s concert the day before yesterday. Did she really scold the mainlander?

After learning that the matter was true, Liu Tianwang's agent was furious. Relying on this method/trick blogging position, how could the Corporation sign her in the first place?

Is this female celebrity brain disabled? And is her manager also brain-dead? Do you know who she offended?

Boss can't afford to offend people, do you dare to scold him? I asked you to apologize. Not only did you not, but you also utterly spoken out to the reporter?

No wonder I said yesterday that there were many announcements to be received, but today I said that I was free. It seems that the one was angry and blocked her in mainland.

Maybe it's not just mainland, the strength of that person can make her unable to mix in the global entertainment circle, there will be no surprises.

The most important thing is that you can’t let that know that this third-line female artist is a contract artist of Liu Tianwang Corporation, and she must terminate the contract immediately to avoid the fire on Liu Tianwang!

If this is the one who gets angry and blocks Liu Tianwang, even if Liu Tianwang is the heavenly king, he will suffer a heavy blow. Perhaps his career will be one stumble, unable to rise because of this!

She immediately ran back to the karaoke room and told Liu Tianwang who was practicing.Liu Tianwang felt a little in his heart. The thing he was worried about really happened. It seems to be looking for a chance tonight and apologized to that person in person, a fire in the city gates is also a calamity for the fish in the moat!

"Tell her to cancel the contract. The Corporation doesn't need such a bad artist. Give her the liquidated damages and let her get a better job somewhere else. Also, her agent should also cancel the contract."

The third-line female artist is discussing with her agent Zhao Jie how to deal with this matter, whether to go to Liu Tianwang to pretend to be pitiful, so that the celebrity boss who likes to help her younger generations can help her, Zhao Jie suddenly received The phone number of Liu Tianwang's agent.

Liu Tianwang’s agent is also the director of the corporate artist department!

As soon as Sister Zhao heard a few words, the phone in her hand fell to the ground and she was stupid.

She was terminated, including her artist, also terminated!

"Sister Zhao, what's wrong with you?"

"We have been cancelled! "

"What! Sister Zhao, don't scare me, why?"

"Because we seem to have gotten into someone who can't be offended. The two audiences at the concert that day were really high-level members of the Taihua Holding Group. Our announcements in mainland suddenly disappeared. Didn't it mean that the manager of the Chinese brothers said hello one by one? , The Chinese brother Corporation, may have shares in Taihua Holdings."
"It's over, what should we do after we are terminated? What will we live on in the future?" Sister Zhao stretched out on the chair, feeling that life was dark.

The third-line female artist is also a look of gray and defeat, she did not expect that because she said a few more words, it would turn out to be like this. Her star dream is broken, no, you can go to another corporation!

"Sister Zhao, let's go to other corporations. There are so many entertainment corporations, big deal to some small corporations. With my popularity, maybe I can be a sister! "

They are still dreaming, but they don't know that Fu Guangzheng has already greeted him in Hong Kong. No one will offend such a small artist.

In the future, this female artist will eventually become an outside girl for brocade garments, jade meals. It was only exposed a few years later, and then went abroad sadly. It is said that he went to wash dishes abroad.

Of course, these are things to follow.

Chapter 1575: Crazy Star Crawler

The expression on Li Na's face is very tangled. Is this the song that Liu Tianwang sings that she likes?

It's really special! Sure enough, stand out from the masses! Sure enough, it is unforgettable!

Feng Yu shook his head and shook his head to appreciate, one hand seemed to be directing, what a fun song.

What Liu Tianwang sang live is better than listening to those imitation shows in previous generation/life. This Cantonese is authentic.

The audience was deadly silent at first, and when Liu Tianwang himself was not confident to continue singing, suddenly there was a loud cheering in a corner.

Liu Tianwang looked up, and the banner over there said Bing City Machinery Manufacturing Group.

Wen Dongjun turned his neck hard: "Brother Yu, is this the new song you wrote for Liu Tianwang?"

Feng Yu patted Wen Dongjun on the shoulder: "Don't worship brother, just write and play casually."

"Well, I think you are really playing. My Liu Tianwang, why did you sing such an earthy song! " Wen Dongjun bitter and hateful, beat one's chest and stamp one's feet.

Feng Yu glanced at Wen Dongjun: "Why, do you think this song is not good? You will still be able to hear the Mandarin Chinese version after a while."

"Liu Tianwang also sang it?" Wen Dongjun's expression seemed to be the collapse of faith."No, Liu Tianwang's Mandarin Chinese is not good, I can't sing that feeling. This should be the singing of Errenzhuan, so I gave it to Uncle Benshan."

Puff~~

Wen Dongjun They are dumbfounded, Uncle Benshan and Liu Tianwang, their images are completely different, OK? Two people sing a song, a Cantonese version, and a duo version?

I shudder when I think about it!

"Have you seen it? How much the audience likes it. The cheers are much more enthusiastic than before. I can guarantee that this song will soon become a popular song this year. I guarantee that great streets and small alleys will be sung." Feng Yu said proudly .

Li Na put his hand on Feng Yu's waist: "You can't write a good song to Liu Tianwang?"

"Eh eh, it hurts, it hurts. This song is so good, you can't appreciate it. Okay, okay, next time I have inspiration, I will definitely not forget him." Feng Yu's pinching skills in Li Na The only choice is to compromise.

After singing this song, Liu Tianwang said wittily: "This song is for all friends from the countryside. I am also a poor child. With our own efforts, we will definitely be able to bring our family a better life! "

The applause is like a mountain whistling a tsunami, and the atmosphere is high.Liu Tianwang is happy. No matter how well he is today, and the audience is very enthusiastic, he also feels that he should be worthy of the high price that he gave him. So after singing 20 songs, he sang five more classic songs, including two more. The audience is invited to sing.

Wen Dongjun also grabbed a chance, went up and screamed, and still had a lot of intentions when he stepped down.

Feng Yu squinted at Wen Dongjun: "This is the party of our Taihua Holding Group, what excitement are you going up to grab! "

Especially Liu Tianwang's height is actually not high. Wen Dongjun is 1.9 meters tall. He sang with Liu Tianwang on stage and had to stand together. Liu Tianwang's face was very ugly.

Wen Dongjun grinned his neck and said: "Liu Tianwang didn't say no, he just said to invite the audience, am I the audience? I am still his number one fan, no one loves Liu Tianwang more than me! "

Feng Yu looked at Wen Dongjun contemptuously. He was really ridiculous, and he was indeed a government employee/civil servant. He had a thick skin, um, maybe he could be a high official in the future!

At the end of the concert, everyone withdrew in an orderly manner.

Although many people want to take photos with Liu Tianwang, they also know that if there is a video, it cannot be ashamed of the Corporation.

Just when the door was just opened, a woman rushed in, ignoring the pull of the security guard, and went straight to the stage.Feng Yu They just stood up and planned to go backstage to take a photo with Liu Tianwang and Liu Ruoying. They saw a woman with dishevelled hair rushing in. The six security guards did not stop.

Fortunately, Feng Yu always had bodyguards by his side, and quickly passed over to stop the woman.

Feng Yu knew what was going on right away.

It's her again!

"Liu Tianwang, I love you! "

"Liu Tianwang, let me give you a hug, okay?"

"Liu Tianwang, I waited outside for a few hours! "

"Liu Tianwang, I am your fan! "

Wen Dongjun Click on the eyes: "This is fans? Not your employees?"

Feng Yu rolled his eyes: "Will my employees be so crazy? Even if they don't have a place, they can come in and stand and listen. Why are they locked out?"

"Hurry up, take you to take a photo together, then have supper, and go back to each house. Don't you have to go to work tomorrow?"

Liu Tianwang is changing clothes in the background, singing and dancing during the concert, and his physical strength is not small. And I heard that someone will come over to take a photo with him in a while, he can't go back to the hotel to rest.

Suddenly there was noisy outside. What happened? This is the exclusive venue of Taihua Holding Group. Could any accidents happen?His agent walked in: "Liu Tianwang, a crazy female fan has rushed in. Let's hide first."

Liu Tianwang frowned: "What to hide? The fans are here, let her come over and take a photo, just send it out."

"No, this is the female fan who came to the stage to sing with you the day before yesterday, and I think her mental state seems to be something wrong."

The female fans who sang the chorus the day before yesterday? Is the one holding him and not letting go? Didn’t you sign the photo together? How come again!

Liu Tianwang also finds it a bit tricky. He is very happy to have fans like him, but if the fans are like this, he will also feel very headache.

At this time, he saw Feng Yu and the others coming in, and Liu Tianwang quickly stood up.

"Liu Tianwang, the performance today was really good. I brought a few friends over. They want to take a photo with you."

"Okay, take pictures one by one, and then take a group photo with everyone. I have also prepared a few signed CDs for you to give.

It's just that Liu Tianwang discovered that the one he most wanted to take a photo with, but only took a big group photo, as if he didn't plan to take a photo with him alone. Also, how could the world's richest man chase stars? Mostly for his wife.

After the group photo was completed, Feng Yu invited: "Liu Tianwang, Liu Ruoying, shall we have a supper together?"Of course, Ruoying Liu is very happy, and she also wants to take over the endorsement of Taihua Holding Group.

It's just that Liu Tianwang hesitated: "There is still one of my fans out there, I have to go and meet."

Feng Yu thought for a while and persuaded: "I personally suggest that you better not go. You should let the Corporation do some publicity and guidance, and don't let the fans go too crazy, which will bring you a negative impact."

He likes celebrities, Feng Yu can understand, but the crazy chasing stars, even almost pathological, Feng Yu can hardly understand. He also hoped that Liu Tianwang could resolve this matter as soon as possible, so as not to allow the tragedy of previous generation/life to happen again.

Liu Tianwang thought for a while, nodded, accepted Feng Yu's suggestion, and asked his agent to deal with it. He also had a headache for that crazy female fan.

It's just that he didn't expect that this matter will give him more than a headache in the future.

Chapter 1576: Investment Stone

Everyone eats and chats together in the restaurant box.

"Mr. Feng, thank you for giving me this opportunity. I toast you a glass of wine." Liu Tianwang said with a toast.

Feng Yu raised his red wine glass: "Whatever you want. Today's concert, the two of you performed very well, and we enjoyed it very much."

Liu Ruoying asked from cautious and solemn: "Mr. Feng, do you always write songs when you are fine?"

Feng Yu understood at once, Liu Ruoying wanted a song too, but she was embarrassed to speak up.

"I'm just humming and playing, if you like it, I will send you a song later." Feng Yu said casually.

"Thank you too much, Mr. Feng." Liu Ruoying was overjoyed. Regardless of whether the song is good or not, as long as it is written by Mr. Feng, then this topic will make the song popular!

What's more, if Mr. Feng is really the nameless, the take action song will definitely not be bad.

In fact, in Liu Ruoying's opinion, Feng Yu may really just hum casually, and then find a gold medalist to make a song, which counts as Feng Yu.

Many singers write songs like this. Singing nicely does not mean being creative.

"Liu Tianwang, do you have a good movie to be released this year? Is it against Liang AMD again? This movie will definitely win the first place in the box office chart! " Wen Dongjun said."Yes, it's the story of the Mohist family among the hundreds of scholars in the Warring States Period. As far as the box office is concerned, this year, director Feng's blockbuster will be released.

Feng Yu smiled and said, "Director Feng's blockbuster? That "Night Banquet"?"

"Yeah, that's an All-Star lineup, and the box office might be several hundred million! " Wen Dongjun exaggerated. When he said this, he did not consider Liu Tianwang's feelings at all, which seemed to imply that Liu Tianwang's movie box office would definitely lose.

Feng Yu shook his head: "The Night Banquet was adapted from "Hamlet" and also borrowed from "Thunderstorm." The culture of the West and the East are different. The adaptations apparently right but actually wrong, the box office will not perform very well. Some people I want to use this movie to hit the grand prize, but I don’t have any hope."

Wen Dongjun grew his mouth: "Huh? The combination of "Hamlet" and "Thunderstorm"? What kind of film does this movie have to be made? No wonder that the Chinese brothers ended up investing only half of them, and let other companies invest the other half. You are not optimistic."

Liu Tianwang said: "Mr. Feng, I think Director Feng is a very good director. His name alone is worth seeing."

Liu Ruoying also said: "Yes, it's a pity that there is no role suitable for me in that movie."
"I'm not saying that Director Feng is not good enough. I like many of his movies. Even his next movie "Assembly Number", I also asked the Chinese brothers to invest in it. It's just that the script of this movie is not very good. However, I am looking forward to a movie invested by Liu Tianwang this year. Let it be distributed by the Chinese brothers. Increase the promotion cost and the box office will definitely be good."

Liu Tianwang was confused: "The movie I invested in? Which one is Mr. Feng referring to?"

Liu Tianwang participated in the Asian Emerging Guidance Project and supported some emerging directors. One of his optimistic directors, Ning Hao, was signed by him.

"
"Crazy Stone", I think the name is very interesting. I have also read your publicity. It is too small to rely on your own platform to promote it. It is distributed by the Chinese brothers, and the box office of this movie can exceed five. Ten million! "

Liu Tianwang's eyes widened, how much is it? Fifty million?

His total investment in this movie is only 3 million yuan, even after including the promotional expenses, why can he get 50 million at the box office? At a box office of 50 million, that would have to be a big movie by a big director. The only famous Xu bald head in this movie is just a small supporting role.The previous generation/life "Crazy Stone" is so poorly promoted. With the counterattack of public praise, it can still get a box office of 23 million yuan. If there are Chinese brothers to help release and promote, the box office will double. It is not impossible.

Not to mention anything else, how many CDs of "Crazy Stone" have been sold later, and many people are still watching free replays of resources on the internet/network many years later.

"Why, Liu Tianwang thought I was joking?" Feng Yu looked at Liu Tianwang like a smile yet not a smile.

"Of course not." Liu Tian Wangxin said. In my opinion, the money is a lot, but in Mr. Feng's opinion, it is just one hair from nine oxen.

"In that case, I will contact the Chinese brothers tomorrow. If this movie can be so successful, I would like to thank Mr. Feng for his help."

Wen Dongjun curiously asked: "Feng Yu, is the box office of movies so high now? Without a well-known director, or a well-known actor, you can get tens of millions in box office? Then, does the investment in movies make money?"

Feng Yu helplessly explained: "Investing in movies can only get about one-third of the box office, and they have to pay taxes or something, not as much as you think. But in the next few years, domestic movie box office It will inevitably show an explosive trend, which is closely related to our country’s economy."
"Do you see why movies in the U.S. have a high box office? Because they are rich and materially satisfied, they will pursue spiritual food. Just like you go to a concert, if you can only earn 800 yuan a month, you will be willing Do you watch a concert?"

Wen Dongjun curled his lips, 800 yuan, which is my phone bill.

"Look at the rapid progress of our country’s economy over the years. People have more and more money, so they will naturally go to a movie or something on weekends. Even if they didn’t plan to go, they were advertised Will be tempted."

"In the past two years, China's movie box office was able to exceed 100 million yuan. Now the economic situation is better. This can be seen from the increasing number of movies being shot every year. But people like to watch not feature films, but interesting movies. ."

"For example, comedy, such as action movies, either make people laugh or be fired up. Just like Liu Tianwang's "Infernal Affairs", it took the world by storm."

Liu Tianwang hurriedly said modestly: "If you can't praise Mr. Feng so much, the main reason is that the script is good."
"Yes, the actors are very important, and the script is also very important. I heard that the "Crazy Stone" you voted for this time is not only a comedy, but also a well-crafted script. I think as long as you pay attention to the editing, don’t If there are piercing shots, then the box office and public praise must not be worse."

"After the success of this film, we can also cooperate to make more films, which can not only make money for ourselves, but also enrich the spiritual life of the people."

Wen Dongjun interrupted again at this time: "The matter of making money makes you so high-sounding?"

Feng Yu has a black line, this second product, I'm in vain!

Chapter 1577: Weird Publicity

Wang Zhongjun looked at a document and put it down for a long time.

"Chief Feng, really want us to invest three million yuan, purely for publicity?"

This movie, without any celebrities, can the box office go well? Don’t audiences go to the movies with big stars?

Feng Yu leaned on the sofa with Erlang's legs tilted: "Of course, you think this movie is not good? Is it because there are no stars?"

Wang Zhongjun smiled awkwardly, did not speak, but his expression was acquiescence.

"First of all, this is a joint investment by Liu Tianwang and our Chinese brothers. Second, this is the funniest movie this year. Finally, this film won an award, which is also a good publicity for the Chinese brothers."

Wang Zhongjun looked confused and used the names of Liu Tianwang and the Chinese brothers for publicity. He could understand this, but it was an exaggeration to say that this is the funniest movie this year?

And what do you say, this movie will win an award?

Is a film made with 3 million shots worth the award?

Or does it mean that this movie will definitely be able to win awards by virtue of its strength without operation?

"Movie promotion, do you have any good ideas? Don't put the treasures on "The Banquet". You also read the movie script. Do you think it is interesting? It's not that there is a conflict in the plot, it must be a good movie, not a star More, it must be very hot."
"The box office of some movies is higher than a week, and some movies are tiger's head, snake's tail. Think about last year's "Promise", it started to break records, but in the end?"

Wang Zhongjun asked somewhat unbelievably: "What Chief Feng meant, "The Banquet" will encounter the same failure (Waterloo) as "The Promise"?"

"It can't be said that they are not good directors, but they have given up their advantages and exploited their shortcomings and avoided their strong points. How can this movie be good? It is not magnificent in costumes (of houses, scenery etc), and the pictures are colorful and gorgeous, and audiences will buy it. The audience likes to listen to the opinions of others, even watching movies online public praise."

"If public praise is good, the box office will be good. If public praise is bad, the box office will be the same as "The Promise". Although I didn't watch "The Banquet", when I heard the story, it was meaningless. I want to take this kind of story. Is it foolish to be a foreign judge to win awards abroad?"

Wang Zhongjun thought for a while: "Then we focus on promoting "Crazy Stone"?"

Don't make big publicity for higher investment films, and mainly publicize lower-cost films with lower investment. Isn't that justified?

"What can 3 million do for the key promotion? The poster at the entrance of the movie theater? What I said is that it can be promoted by celebrities, and the audience's appetite can be stoked."

Star promotion? To confuse the audience? What do you mean?"First of all, Liu Tianwang will definitely cooperate. He will promote on his blog and call on everyone to watch "Crazy Stone". Secondly, our corporate star artists will also forward this blog to make this topic hot. "

"Our artists repost other people's movies? This year, many of our corporate artists also have movies released." Wang Zhongjun thinks it's impossible. If you don't promote your own movies, you will promote others?

"There are always some movies that are not released. Everyone helps each other. And we will promote it on forums, post bars, etc. to let more people know about this movie."

"The most important point is to let them all say that this is the funniest movie this year! "

Wang Zhongjun finally said embarrassedly: "Chief Feng, is this a bit exaggerated?"

"It's not an exaggeration at all! Just go ahead and arrange it. Don't do any other movie shots for the first time, so as not to expose the laughter. The three million can be used to give the artists a part, which is regarded as the cost of helping them promote.

Now that Chief Feng has said so, Wang Zhongjun has no objection: "Okay, Chief Feng. Then I will arrange it and I will post the first blog."

Chapter 1578: Alternative Interpretation Of The Film

"Gu...Chief Feng, you are here." When Secretary Zhao saw Feng Yu coming in, he just wanted to call a consultant and quickly changed his mind.

Feng Yu smiled and nodded: "Is your leadership here?"

"Here. Leadership, Chief Feng is here." Secretary Zhao reminded loudly while leading Feng Yu into it.

Feng Yu was sitting on the sofa and drinking the good tea made by Secretary Zhao. He put down the teacup and said, "Lao Zhang, I said you can just get some drinks here in the future."

Seeing Zhang Ruiqiang's bewildered expression, Feng Yu continued: "Look, your tea, just a teaspoon, costs dozens of yuan? A can of drinks costs so much, you have to know how to terminate the contract! "

The main reason is that hot tea cannot be directly consumed, and Feng Yu has no patience to wait.

Zhang Ruiqiang blew away the tea leaves leisurely and took a sip of the tea: "How do you use dozens of yuan? You can buy a large bag of tea for a dozen yuan, enough for you to drink for half a year."

Feng Yu tasted another sip of tea: "Bah, Bah, Lao Zhang, you are not particular about it! I'm here, would you use this kind of tea for a pack of ten yuan?"

Zhang Ruiqiang looked strange: "Didn’t you tell me, don’t you treat you as an outsider? Didn’t you tell me that the greatest effect of tea is to quench your thirst? Why, one cup is not enough? It’s okay. Zhao will renew the water for you."Zhang Ruiqiang said in his heart, do you still want to drink good tea? Can you drink it? My office/bureau, as long as I put some good tea leaves, good fellow, let you go to the house, do I still have good tea leaves here?

You said you are the richest man in the world, can't you buy tea for yourself if you want to drink tea? How many points can I get? Are you a tea lover?

Just these dozens of tea leaves per packet, I won’t tell you, don’t you also enjoy drinking it?

Feng Yu walked to Lao Zhang’s desk, took out a cigar and lighted it on his own: "Lao Zhang, I came here today to talk to you about my little views on future economic development. But I see you I don’t seem to welcome me. I just made an appointment for dinner, so I just left."

The cigars in Zhang Ruiqiang are all placed here by Feng Yu. Zhang Ruiqiang doesn't smoke this either. If the customer comes, he will smoke one if he likes it. Of course, this is what Feng Yu said. According to Zhang Ruiqiang's understanding, Feng Yu is here to keep him to smoke!

Zhang Ruiqiang has a black line. It's only ten o'clock in the morning. What does it matter if I have an appointment with you for dinner? Threat, this is clearly a threat!

"If you get it, you know you can't hide it. I still have a little Maojian when I look back. Can I take it all for you?"

"Eh~~" Feng Yu sat down satisfied: "How embarrassing is this. But the hospitality is hard to resist, so I won't refuse."Hey, fight with me, do you want to hide good things? Can the tea I bought and the tea I took from you have the same taste?

"If you have any thoughts, let's talk about it." Zhang Ruiqiang said angrily.

"Look, everyone has known each other for so many years, and they can't bear a bit of tea. Do I come empty-handed every time? You don't want it?"

Zhang Ruiqiang took a deep breath. I am a government employee/civil servant. Every time you come over with an open mind, do you think others are not talking enough? Don't you know my situation? Intentional, clearly intentional!

Isn't it just letting you be a consultant? Didn't you pay you? The annual salary is one dollar...that is also the salary!

"Well, what I want to say is that in the past two years, our country's economic development is getting better and better, and the entertainment industry is developing faster and faster. The cultural and entertainment market should be regulated."

Zhang Ruiqiang stared at Feng Yu for a long time: "You come to me and just talk about this? Do you think this is the business management?"

Zhang Ruiqiang can see it, Feng Yu just wandered around without a problem, and then temporarily remembered such a thing.

"Why isn't it yours? Coordination, rectification and standardization of the market economy order, is it the business cloth? Are you drafting relevant draft laws and regulations? Is it your responsibility to ensure the normal, orderly circulation and development of commodities? "
"It's still up, I know all this! "

Zhang Ruiqiang pinched his eyebrows: "Don't talk to me about this, I don't believe you don't know, those who have special departments are responsible, we can only be regarded as relevant departments at best! "

"How can you extrapolate work matters? Lao Zhang, your thoughts are bad. As long as it is a commodity for mass consumption, it belongs to you. Isn't this wrong? Cultural products are also a type of commodity, and this should belong to you. You control it! "

"What is a related department? The common people ask you to do something. What is annoying is to listen to what related department you say. Of course, you have to listen to me and don't want to control it. I won't say anything."

Zhang Ruiqiang took a deep breath, can't you still treat yourself as an ordinary person? Ordinary people go out with so many bodyguards, do ordinary people have private jets? In addition, the procedures for handling affairs have been simplified everywhere, and even guidance on the internet/network is available. How can it be difficult to handle affairs?

Besides, what about ordinary people, if we find our business cloth, it is all about the following units!

"Look, our country is now introducing more and more cultural products from abroad, and the person who accepts the most cultural products is youngster, mostly middle school and college students."
"They are in an important period in the formation of life values, etc., and they are easily biased by some cultural products. Why many people want to go abroad is because they are blinded by the beautiful scenes depicted in foreign cultural works. Knowing that life is not as beautiful as in movies."

"Of course we know what you said. Hasn't the country also strengthened the review of the access of foreign cultural products?" Zhang Ruiqiang asked rhetorically.

This is indeed a very real problem, but it is not unaware that the above has already made a countermeasure, that is... to broadcast the dark side of those countries, and at this point, persist for many years!

"Lao Zhang, you still don’t understand. Many things, the more they are banned, the more they will arouse people’s curiosity. Just like ancient pornography, which one is really banned? But I want to decapitate! "

"For another example, we did not introduce foreign music back in the 1980s, but are there still fewer people listening to it in China? Especially those youngsters, which in turn think it is fashionable because they can hear what others cannot. It is forbidden, the more they yearn for it."

Zhang Ruiqiang frowned: "Then what do you think should be done?"
"It's very simple. Give correct guidance. For example, we can give some new interpretations to some foreign hyped works. Titanic, the world's most famous romance and disaster film, but what kind of values does it promote? ?? Jack relied on the bet to win the ticket, and then hooked to a married man, right?"

"What about Rose, knows nothing. He spent her fiance's money on a trip, and then fell in love with a young painter, and asked the other party to paint her a nude ~ body painting... This is all about love? Love should be like this?"

"But what about Rose's fiancé? What's wrong with him? Does he watch his fiancée run away with others? His head is green? These values, in fact, in the United States or most countries, are wrong and have been packaged. of."

"It's just that other people's packaging is better, which biased the audience's thoughts. Now the censored movies we have introduced are the same. Are they not outputting their values? And those values may not be recognized by them. It’s just that they figured it out and made many viewers think it was a false value."

If you change the angle of the question, you will get different answers.Zhang Ruiqiang did not expect that a movie he had also watched turned out to be like this in Feng Yu's mouth, but it seems that Feng Yu's words are also reasonable.

"so what?"

"So, we should tell the audience. Movies are just some pastimes. They are relaxing entertainments, especially foreign movies. Many of them are illogical. We don’t bury the fantasy world of children, but don’t immerse them I can't extricate myself in the fantasy world! "

"Of course, in the future we must rely on the film industry to conquer the spiritual world of other countries. The cultural and entertainment center of the future world should be China! "

Chapter 1579: Faith Strategy

Feng Yu was impassioned, Zhang Ruiqiang suddenly poured cold water: "Feng Yu, what you said meets the above requirements, that is, let our culture go out."

"But this is simple to say, but it is too difficult to implement. First of all, the language barrier is a huge obstacle! "

"What is the most widely used in the world, English, don't you deny that? How many countries use English as the official diplomatic language, so many English cultural products naturally have advantages."

"That's why we have to speed up the cultural outreach." Feng Yu interrupted Zhang Ruiqiang. "It's like Indian song and dance movies. Although they don't understand them, people in many countries like them very much. Song and dance have become the icon of Indian movies. What about our China, what is our tradition?"

"What is the most attractive thing? What is the oldest impression our country gives to others?"

"The oldest impression, the four great inventions? Ancient civilization?" Zhang Ruiqiang said uncertainly.

"Almost, the impression that our country has given Westerner has always been a sense of mystery. The same is true for me. Many of them say that I can use ancient oriental divination so that I can successfully invest repeatedly. This kind of probability is not possible! "

"The easiest way to invade the culture of those Western countries is through their faith! "faith?

The expression on Zhang Ruiqiang's face became serious. Faith has always been a very serious and sensitive topic. Many westerners accuse Chinese people of not having faith, but do they really believe in God?

Don't they know that there is no heaven in the world? Spaceships have been built, and humans have all landed on the moon, don’t they know that God does not exist?

"The belief I'm talking about is not the kind of belief you understand, but a new spiritual pursuit. We all know what the source of the religion is, nothing more than to rule. Since ancient times, in any area There are different religious beliefs on the mainland."

"Some beliefs have been spread and gradually deteriorated. For example, the Hui people initially did not eat pork because they believed that pigs were omnivorous and they eat carrion, so they would get sick from eating pork. But now, many people say The pig is the sacred beast of the Hui people! "

"The original Buddhism forbids meat and fishery in our ancient times, which refers to the prohibition of eating meat and pungent, which refers to spices, which were very expensive at the time. Gradually monks became poor and could not eat meat, so they even wine and meat It’s also banned. It’s not that they want to ban it, but the emperor banned them, because they don’t pay taxes or perform military service, so they are forbidden to enjoy these."
"Now, these things have changed? And temples don’t need so-called alms, because they have money, plus donations from pilgrims, how can they be short of money? But great streets and small alleys, I see a lot of clothes Monks and nuns in monk clothes, right? You ask them to recite a scripture, and they may not be able to recite it, but they say that if there is a Buddha in their heart, it is a Buddha! "

"So the doctrines of these religions have always been changing, but when they change to a certain level, they will enter a period of peace, because they are in line with universal values. Like many religions, killing is prohibited. Because that is something everyone thinks should be banned."

"What religion does our country have? It is unique to us, but not abroad?"

Zhang Ruiqiang suddenly realized: "Taoism?"

Feng Yu stretched out the take action and shook his finger: "More than that. Apart from Taoism, our Buddhism is also different from other places. And the oldest thought in our country is actually Confucianism. These three ideas are monk, Taoism, and Confucianism. This is the main belief we want to export! "

Faith output?

This seems to be a new term again. This Feng Yu can always tinker with these new words, but he can even say some truth."Many religions have similarities in their doctrines. These are actually more convenient for them to accept our thoughts. We have to find some differences among them, our unique places in China, and make a big splash to make them able to Accept, and willing to accept! "

"The simplest of these are history and myths. It seems that these are stories, but if you think about it, aren’t those in the Bible also stories? The fables in our primary school students’ textbooks are not all stories. ?"

"Stories are the best way to spread faith. Let them accept our stories, like our stories, and they will gradually be assimilated by our faith! "

"What you said seems too slow, right?" Zhang Ruiqiang said uncertainly.

"To want sth in haste, but cannot get there (idiom, from Analects). If you want to pull other people's ideas in three years, do you think it is realistic? This is a long-term strategy, but it is very beneficial to us. Let our thoughts be slowly accepted by foreigners. They must also learn our words in the process of acceptance, so that complement one another, our culture will spread faster, and our values will be more easily accepted by them. accept."

"What should I do specifically? Just like you said to make a movie? Is it possible to make our ancient mythical movies?"
"Not just mythological films, but also historical films. To restore the historical scenes and strive to be true, this kind of ancient war drama has a very good audience in the West. The war of thousands of people in them feels like a big scene. Now, the tens of thousands of us are even more shocking?"

"They like watching movies about wars between gods, but our gods are gone? Don’t forget, there are more myths and legends in China than they do. But it’s because of too many that they have become Miscellaneous but not precise. We only need to refine a little to make our stories go all over the big screen, and let our values spread to the world! "

"Westerner likes those love stories. We have traditional love stories, but also transcend races, such as Xu Xian and White Snake, Ning Caichen and Xiao Qian, Dong Yong and Seven Fairies."

"They like watching battles. We have Journey to the West, all kinds of demons and demons. Speaking of the imagination of monsters, their westerner is too scarce. We should give them a good demonstration of what a monster can be."

"Of course, it shouldn't be just a movie. Isn't our country setting up Confucius Institutes abroad? I plan to sponsor a sum of money to expand the scale so that more people can receive our cultural education. At the same time, mainland universities should also have Confucius College, foreigners can’t learn it anymore, we didn’t learn it ourselves.”"Donate money? What do you plan to do when you donate money to expand the scale of the Confucius Institute?" Zhang Ruiqiang immediately became vigilant. Feng Yu, a kid who donated money, seemed to be able to make money every time. This time, there will be no more Conspiracy?

Feng Yu is a little helpless. What kind of thinking does Lao Zhang have? Do I have to have a purpose when I donate money?

Chapter 1580: Support Behind

"I donate money and ask why? I can't spend it all! " Feng Yu looked at Zhang Ruiqiang with an expression that you didn't know.

Zhang Ruiqiang sneered: "This may be one of the reasons, but it is definitely not just because of these. Let's say, what do you want to do?"

"Believe it or not, I just like the traditional culture of our country."

Feng Yu inner heart added that the pain of learning these classical Chinese writings must be tasted by others!

Seeing Feng Yu getting up to leave, Zhang Ruiqiang grabbed Feng Yu's arm: "Your business is over, I haven't said anything yet."

"Huh? Are you okay?"

Zhang Ruiqiang is angry, what's wrong with me? When your kid is a consultant, you often can't find someone. After you finally show up, you can still leave you so easily?

"The last time you asked me to cooperate with the crystalline silicon thing you got, do you know how much trouble it caused to the country?"

Feng Yu curled his lips: "How much trouble can there be? We are not the first to increase prices. We have the largest share of the market, and all the silicon companies have made money. Why, some countries have imposed economic sanctions on us?"The matter is not that serious, but we have also made some compromises to reduce the tariffs on electronic products. Also, in some other aspects, we have made concessions. The country believes you, even if there are electronic products of other foreign brands. Entering the domestic market, you can also occupy the largest market share."

The last time Feng Yu thought he would talk to him, but in the end it seemed that it had never happened. Although the price of crystalline silicon has risen, all crystalline companies have taken advantage of it, but China has the biggest advantage.

What's more, this move will have a big impact on the electronics industry. Can those big countries with electronic products, especially the United States, bear it?

That is to say, Dongzhi raised the price first, which took away the biggest hatred, and even many companies thought that Dongzhi and Taihua Silicon were united! In other words, Japan and China are united.

And China did sign some cooperation agreements with Japan during that time, use others' strengths to make up for one's weak points (idiom from Mencius), which made Western countries believe that the Asian duo had united.

Western countries have never wanted an absolute boss in Asia. This is not in their interests.

At that time, Japan's economy developed rapidly, and then it was drunk. It has just been slowed down for two years. As a result, they found that China had been developing wordless and silent before, and it turned out to be so strong.Feng Yu alone, the richest man in the world, shocked them too much. Because Feng Yu is not only a business wizard in the traditional sense, but also a financial wizard.

Countries in Europe and the United States are not afraid of any talented scientists or engineers in China, but a financial wizard has too much influence.

Feng Yu owns a lot of wealth and they don't care. The top company in their country has assets of trillions of dollars. Feng Yu's assets are just drizzle.

But they saw the potential of Feng Yu's Corporations. If Feng Yu wants to make a profit, many of Feng Yu's company stocks can soar.

However, Feng Yu seems to be very patient and didn't do the kind of kill the chicken to get the eggs. This makes them even more worried, Feng Yu has a big picture.

During the Asian financial turmoil, they had already seen Feng Yu's financial ability. He was able to unite many wealthy people. Without the help of the country, they defeated Soros. Before, Soros swept Southeast Asia.

At the time of the internet/network bubble, Feng Yu took the lead to sell Microsoft stocks. Not only did he not suffer losses, but he also reversed short selling and made a lot of money.

It is not surprising that China has been very outstanding in financial investment in recent years, and this is the last thing those countries want to see.Financial warfare is the most important method/trick of economic warfare in the world in the future. A Feng Yu is worthy of the magnificent army with thousands of men and horses!

Of course, those countries' attitudes towards Feng Yu are also the result of Feng Yu's own efforts.

He knows very well that the economy can never do without government, so he has made many similar investments abroad and gained the friendship of some big names.

This friendship does not need to provide much convenience to Feng Yu, but when anyone has to deal with Feng Yu, they can notify them in advance, or find a way to delay it.

Ten years, twenty years, one day, Feng Yu’s network will spread all over the world.

Feng Yu naturally hopes that these people will never be used. Everyone is happily doing business and making money, don't delay who is best.

There are also Feng Yu's partners, and some want to develop in this area. For example, Trump has always longed for the position of President of the United States. Feng Yu joked several times to encourage him to run for the election.

The importance of Feng Yu, China's senior management is also very clear about sth. What makes the senior management most gratified is that Feng Yu is a Chinese with a true root and has never been dissident.

When others are thinking about how to avoid tax and how to ask for various preferential policies, Feng Yu not only does not consider tax avoidance, but also never hesitates to donate money.If it weren't for Feng Yu's expression of unintentional governance several times, even if Feng Yu was in his early thirties, it would not be an exaggeration to give a position similar to Li Chaoren, I believe no one would object.

It has become like this now, Feng Yu will not forget the country if there is any good thing, but the country is also quietly handling a lot of tails for Feng Yu.

"The country has always been your strong backing, and behind it, it has done a lot for you." Zhang Ruiqiang emphasized, don't always think you are paying.

Feng Yu looked surprised: "The education we have received since childhood, and did good deeds without leaving a name?"

Zhang Ruiqiang has a black line: "Do good deeds without leaving a name? What do you do with so many Taihua buildings and Taihua schools?"

"Didn't I think that I was the only one who was so vulgar? Unexpectedly, there are quite a lot of vulgar people. It's okay, I won't say anything, just tell me if you have something."

It is still very pleasant to chat with Lao Zhang when I am bored. If you chat with Wen Dongjun that guy, no one will be angry!

"I want to ask you to borrow some people and do some research."

Feng Yu immediately showed a vigilant look: "Who is it? Lao Zhang, I am a legitimate businessman, and I don't care for those dangerous businesses! "
"Where did you want to go! The above found that your Corporation has a lot of talents in electronic communication and other fields, and I intend to ask them to help with some research projects."

Feng Yu tentatively asked: "Secret?"

"It must be kept secret, it may take several years to work."

Feng Yu shook his head: "Lao Zhang, it’s not that I don’t help, but that you’d better contact yourself on this matter. People have their own ambitions. If you can dig away, I’m not against it, but let me send them to you. I can't do this. If the hearts of the people are scattered, the team will be difficult to lead! "

Feng Yu doesn't want to ask what job it is, he is not interested in knowing. He just wants to do ordinary business, and then...make money that no one else can make for a lifetime!

Chapter 1581: Everyone Sings Tunli

"Oudi Laoga is grouped in Zege, and Ou is a native of the village..."

Feng Yu opened the door and came out and heard Secretary Zhao humming a song, but this song, how familiar?

"Chief Feng, are you leaving?"

"What are you doing here if you don't leave? Your leadership is too picky. Just keep four dishes and one soup, and three vegetarian dishes! "

Secretary Zhao has long been accustomed to Feng Yu's complaints. He smiled and said, "Chief Feng, you said and laughed again. You can't eat what you want."

Feng Yu stopped: "By the way, the new song of Liu Tianwang you just sang?"

"Yes, it's very interesting. I didn't deliberately learn it, but great streets and small alleys are playing this song now, I don't think it will work. When I call, the ring tones are all this song. Chief Feng, you have experienced and knowledgeable, is this kind of song popular in Hong Kong?"

"Ah? Ah, yes, it's popular now. You will find more songs in the future. You haven't learned it, but you can sing it with your mouth open! "

Feng Yu said in his heart, you haven't accepted the baptism of square dancing. At that time, great streets and small alleys were just a few songs, and they spread all over the country in three days.

Many people say that this kind of song is called brainwashing songs, and they are brainwashed by magic sounds before they know it.Of course, there are also many experts who jumped out, bitter and hateful said, this is a retrogression of culture and music and should be banned.

Feng Yu personally believes that music is to give people a kind of emotional catharsis. It can be the kind of singing praises to the motherland or singing the feelings between men and women. There is nothing right or wrong.

As long as it can resonate with people without breaking the law, it should not be banned.

Is it cultural progress if you open your mouth and shut your mouth and sing "Let's Dang the Sculls"?

Secretary Zhao didn't understand what Feng Yu meant, and she was confused. But I feel that Chief Feng is so unpredictable.

Feng Yu went to the parking lot and saw the driver standing by the car smoking a cigarette. He was humming... It was also "People in Our Village".

Seeing Feng Yu coming, the driver hurriedly pinched the cigarette, then threw a piece of chewing gum into his mouth, and at the same time ran quickly to open the door: "Good Boss."

Feng Yu nodded and got into the car: "It's too quiet, play a song."

"okay."

So Feng Yu heard the familiar tune, why is it still this song? !

"Change the broadcast."

Although the driver didn't know why Boss suddenly changed his mind, he still switched to broadcasting.

"...There have been so many dark things in Tun Zilei's face, in retrospect that is a special stalk..."Feng Yu "..."

Forget it, just listen to this. It seems that this song has indeed spread all over the north and south sides of the Yangtze River in a short time.

In fact, this is also related to the Huohu channel. When the video was uploaded for members to watch, many fans who had not been able to watch Liu Tianwang's live concert became members for this.

They all wanted to hear what the new song of the King of Heaven was, but no one expected it to be like this. This passage was also specially selected for free viewing by netizens.

They were all disappointed at first, Liu Tianwang, how could he sing this kind of song?

But when I went to bed at night, this tune kept reverberating in my mind, as if I couldn't forget it.

Then when I didn't know what I was doing, he hummed.

Liu Tianwang did not release an album specifically for this song, but released a single EP, which turned out to sell very well.

On websites that provide genuine MP3 downloads such as Aihua Music, Baidu Music, Penguin Music, etc., the download volume has also increased by leaps and bounds.

Feng Yu came home and heard that Li Na was also humming this song.

"My wife, didn't you say that this song is not good? Why can I sing it now? It's only a few days now?" Feng Yu couldn't help asking."Ah? What, I just hum."

The songs that most people hum casually are all their favorite or most familiar songs. It seems that this song is really popular!

Feng Yu went to the study and turned on the computer.

Liu Tianwang's post~ It's all about this song. Many people say that they didn't expect Liu Tianwang to sing such a song, but it's really nice.

And some website news, there are also many about this song.

Feng Yu clicked on one casually, and the above was an interview with passersby.

[Excuse me, have you heard Liu Tianwang's new song "The People in Our Tunli"? 】

[Have heard it, I can still sing, and our living quarters/dormitory classmates can sing. 】

[So what do you think after listening? 】

[Feelings? Not much to think about. I just feel that the words of this song are very well written, in the online language, it is grounded. We didn’t understand the previous Cantonese song. 】

[Then do you know that the Mandarin Chinese version of this song is also released? 】

[Mandarin Chinese version? Was it also sung by King Liu Tian? I have to download it. 】

Huh? Promote Mandarin Chinese now? So, Uncle Benshan’s TV series is about to start?It’s just that if those Liu Tianwang’s fans knew that this song was originally written by Feng Yu for Uncle Benshan, and it was only interesting to Liu Tianwang, what would they think?

From these news, Feng Yu can see the meaning of adverts. It seems that these are news, but in fact they are all for the promotion of some film and television works or songs, activities and so on.

As for Liu Tianwang's news, many of them are promoting "Mo Attack", and some of them are promoting "Crazy Stone". Entertainment news, this is the case, otherwise those talents will not catch up with the news.

Being concerned is a good thing, but it can still be annoying to be paid too much attention. If work interferes with life and makes celebrities less private, it is estimated that many people will regret why they are so popular, right?

When Feng Yu was browsing the news on the Internet, he suddenly saw an interesting piece of news.

Chapter 1582: Big Event

When Feng Yu was browsing the news on the Internet, he suddenly saw an interesting piece of news.

Luka Shinko was elected President of Belarus once again, but was opposed by the United States and the European Union, and they refused to recognize it.

This looks very funny, do you need to acknowledge the President of another country? But the actual result is that it has a lot to do.

Because Luka Shinko is the highest representative of Belarus, if other countries do not recognize it, the documents signed by Luka Shinko will not be legally effective in other countries. The most direct point is that the Belarusian economy will be hit hard.

Countries like the United States and China cannot be fully self-sufficient. They need foreign trade to improve their own economy and improve people's living standards.

If the country is closed, the greatest possibility is to be out of touch with the world. Just like the three fat countries, the economy is difficult to develop, and people's living standards are improving very slowly, which is lower than the world average.

Feng Yu had already told Brother Ki about the election of Luca Shenke. Before the previous generation/life Feng Yu was reborn, he was the fifth one in a row. The vote is still high, and the true lone lonely seeks defeat.

Although this person is not as "supreme" as the three fats in Belarus, he has won the hearts of the people.Every time he promised, he did it, which was enough to get him re-elected. Even because of him, the constitution has been amended to remove the restriction that the President cannot be re-elected for more than two terms.

The election of Luca Shenke is not good news for the United States and the European Union. This will seriously weaken their influence in Eastern Europe, especially when they do not want Eastern Europe to develop rapidly.

Moreover, Luka Shenke is pro-Russia and pro-China, which makes the United States and the European Union very dissatisfied.

Needless to say, the U.S. wants to maintain their status as a world boss. They don't want any country or region to develop. They hope that the whole world will listen to them.

Although the EU was originally an economic organization, it has already gone beyond the economic scope and has cooperated in various aspects such as government and military affairs.

To say that they have unified the currency euro, this is a strong signal.

At first there was the European Boss Soviet Union, and later the Soviet Union was disrupted and disintegrated, but the main three member states, namely Russia, Russia and Ukraine, if these three countries continue to group together, it will be more affected than the original Soviet Union. The strength is not much worse.

It is their biggest goal to prevent Russia and Ukraine from getting too close to Russia.But they also discovered that after the Soviet Union's economic collapse and disintegration, China quietly rose. Not only has it surpassed other Asian countries economically, but it has also caught up with Japan.

At this rate of development, surpassing Japan, that is, two to three years.

What worries them most is that the relationship between Russia and China is in a sweet period, and the two sides have cooperated in various fields such as economy, government, and military affairs.

In their view, with the help of Russia, China's military forces have grown rapidly, with all-round development by sea, land and air, all of which are already at the top of Asia.

What's more, China itself has the largest army in the world. Once the sea and air develop, it will become the world's top power, and the status of the Asian Boss will never be shaken.

The Russian economy, which has been weak for a long time, has increased its trade with China and has developed many new partners. Together with their national regulation and control, the economy has quickly recovered and developed.

Although it seems that Russia’s economy is still not very good, the region trapped in their country is too far to the north, and many economic projects that can develop well in other countries, they cannot develop, such as tourism.

However, the price of minerals has continued to rise in recent years. As the world’s top mineral exporter, Russia’s economy is naturally the tide rises, the boat floats.When the country has money, it can naturally stabilize domestic prices, provide the people with cheap and high-quality goods, and improve people's living standards.

As a result, people are particularly fond of Putin President.

Feng Yu personally believes that this is the main reason why the United States and the European Union oppose Luka Shenke's re-election!

One is Russia and the other is White Russia. They are clearly two countries. Why do they oppose White Russia because of Russia?

Because they are afraid that Russia will follow suit, they are afraid that Russia will also have such a strong leader, and will continue to be re-elected.

Every leader who takes the stage will naturally form his own leadership team and display his own governance ideas. Many strategies cannot be realized in a short period of time, so the general leadership has a term of office for four to five years.

However, if there are other strategies that cannot be realized in five years, there will be re-election.

Re-election, this is the same in many countries in the world, usually two terms. But if this person can be re-elected for three or five terms, then he can make a super long-term plan.

This strategy may not be realized for ten years, but what about twenty years? How about thirty years?

Especially for a large country like Russia, once a certain person is re-elected for several terms, will he complete the centralization and never step down?How terrible was Russia at that time?

Putin was originally a strong leader, and he is used to being a strong leader in the world. Moreover, people are relatively young and have better energy than leaders in general countries. Even if such people are re-elected for two terms, if they also learn from Russia and cancel the constitutional provisions that are not allowed to be re-elected, then for other countries, It is definitely not good news.

Many people in the world are saying that Putin is an ambitious person who wants to reproduce the glory of the former Soviet Union. How to reproduce? It is not only the cooperation between the CIS countries, he really wants to make these former alliance countries into one country!

Ten years may not be possible, but if Putin can be re-elected, it may not be impossible!

At that time, a giant country will once again appear in the world. It will not only challenge the US's status as a world boss, but will also dominate Europe again.

Of course, they definitely don't want to see such a scene, and they will do everything possible to prevent this from happening.

The phone on the table rang, Feng Yu picked it up and looked at it, it was Brother Ki.

"Brother Ki, why do you have time to call me?" On the phone the day before yesterday, Brother Ki said that he was very busy these two days.

"Feng, there is something I want to talk to you face-to-face. We can see a total solar eclipse here in two days, will you come and play with me for two days?"A regular fox guarding the henhouse is bad, but the one has more than one tails is different
Feng Yu understands that watching a total solar eclipse is just an excuse, and Brother Ki will not call and invite specifically for this trivial matter. It seems that there are some words that are not suitable for talking on the phone.

"Okay, let me make arrangements. Let's fly over the day after tomorrow. If anything happens, let's talk in person."

Chapter 1583: New Factory Plan

Two days later, Feng Yu flew to Russia. It is not his special plane. Although his special plane has been reinstalled, it is still in the debugging stage. Feng Yu does not want to be a test flight passenger.

Feng Yu seriously suspects that those engineers are so slow on purpose, but don't think about it!

From Moscow, I took a helicopter back to Kirilenko's manor, a little worried. In fact, a helicopter is not as comfortable as a car.

"Brother Ki, is there something serious about finding me in such a hurry?"

Feng Yu is a little curious. Their business is very good recently. Except at the beginning of the year, the Nikkei Index plummeted due to the Internet/Network Corporation Livegate's insider trading scandal. They are making money almost every day.

Even if the livelihood incident shocked the world's stockmarket, it was not too serious. Feng Yu and the others had already made money back that month.

The stockmarket in Japan collapsed, and Feng Yu is still very happy. As for other aspects, it seems to be developing in a good direction.

However, since Kirilenko invited Feng Yu to Russia, Feng Yu guessed whether there was a business problem with Russia?

"Feng, do you know about the Luca Theology? Our partner is very passive now."Feng Yu nodded: "I've paid attention to this news, but it's not a big deal? Haven't we talked about it? Luca Shenke is so loved in Russia and re-election is normal. Why, our cooperation, is it necessary What has changed?"

If there is a problem with the cooperation there, then the matter is a bit serious. Although it will not lose too much, it will lead to the expansion of their Company.

The loss of the white Russia market is a trivial matter. Anyway, the country is not big and the economy is not very good. But they are afraid of forming a chain reaction, which will have a big impact on their layout.

Kirilenko shook his head: "Of course there will be no changes in the cooperation. Everyone has signed the contract and must abide by it. But the partners over there hope that we can help them and eliminate the international conflict. The negative impact of Kashenke."

Feng Yu paused with his cigar in his hand. He looked at Brother Ki. Wouldn't they want me to ask China Government for support?

Not to mention that Feng Yu may not have that influence. Even if it does, Feng Yu will not participate.

Feng Yu likes to maintain friendship, but the closeness must be appropriate.

It's too close, it affects business.

"Brother Ki, you have such a good relationship with him?" Feng Yu asked.Kirilenko looked blank: "The relationship is good? It's okay, everyone has had a few drinks."

Feng Yu was defeated by Brother Ki. After TM had a few drinks, you dare to promise to help so much? Maybe in the world of Brother Ki, drinkers are good friends!

"Brother Ki, do you understand how big this matter is? Do you think it is suitable for us to participate in this kind of thing? Are you saying that you will always be in business in the future and definitely not in politics?"

"I didn't say to be in politics? Feng, I may not say clearly. It is not that we are going to mobilize the country and show our support for them. It's just that he told me whether we can give them some help in business. Kirilenko explained.

Commercial help? Is this something?

Feng Yu heaved a sigh of relief, Brother Ki, can you explain it once?

Commercial and government help are completely different!

For commercial help, Feng Yu likes it the most. The simplest explanation is to buy friendship with money! Although this kind of friendship may not be strong, as long as Feng Yu is still the richest man in the world, this friendship will last forever, and at some point, it will bring good returns to Feng Yu.

"How does he plan to ask us to help?" Feng Yu asked with a relaxed expression, leaning on the sofa."He hopes to build some factories in Russia, and help them develop their economy."

For this requirement, although White Russia has no geographical advantage, it is good to build a factory that can radiate the surrounding area. Whether it is an electronics factory or anything else, the capacity of the factory in Russia is not enough.

"Brother Ki, let me remind you first. The establishment of a factory in Belarus, Russia will definitely affect the scale of the Russian factory. Have you ever thought about it, we have established a factory in Belarus, what about Ukraine?"

Other CIS countries may not be considered. The place is too small, the population is small, the economy is poor, and there is no status. But Ukraine is also one of the top three of Soviet Union, not worse than white Russia.

If Brother Ki let the Corporation build a factory in Minsk, can Kiev miss it?

Sure enough, Kirilenko heard this and hesitated. The factory is in Russia, so the profits and everything are in Russia. If the factory is built in other countries, they will split a lot.

Russia is so big and if Moscow is not enough, is it possible to build factories in other cities?

Kirilenko’s thinking is very similar to Feng Yu, narrow-minded and patriotic, and good things want to go to their own country. Perhaps this is one of the reasons why they can become good friends."Forget it, then we can also build a factory in Kiev. Our chemical plants, steel mills, or electronics factories, car factories can all be opened, but these can't be taken advantage of for them! " Kirilenko said When I said this, my face was painful.

Originally, Feng Yu planned to establish a joint venture car factory in Minsk and Kiev, and still promote the Song River brand. But Kirilenko didn't agree at that time, because Russia's production capacity could definitely keep up.

However, the economy of Russia has developed rapidly in the past two years, and people's demand for cars has increased, so the production capacity is somewhat insufficient, especially for the entire Europe.

The same is true for electronics factories. With the development of the market, the demand is increasing, and branch factories will be opened. It's just that they moved from Russia to other countries, but they still make the most of it, and this will not change.

The tax revenue among the CIS countries itself is low. To build factories in other countries, they must make money for workers in other countries and provide more tax revenue, but they save little money.

It would be very cost-effective/worthwhile to build factories in those countries with high tariffs.

Feng Yu smiled and said, "Brother Ki, you are also the top ten richest man in the world. Do you want to feel so sorry for this little money? Anyway, this new factory is not making money for us?"
"Is the eighth richest man in the world! " Kirilenko emphasized.

Can the tenth be the same as the eighth? And if it weren't for the interest on many of his loans, he should be seventh!

"Okay, the eighth richest man in the world. After this year, your ranking will rise. What anxious. Didn't I say that there will be a good opportunity to make big money in two years. Even if we are conservative, we can Your assets doubled! At that time, you were on par with Bill Gates."

"No, I must be more than him! " Kirilenko gritted his teeth and swore!

Chapter 1584: Cooperate In Building Aircraft?

Feng Yu threw a candied fruit in his mouth with a face of enjoyment. I heard that this candied fruit used to specialize in the Russian royal family.

"Brother Ki, you asked me to come over, isn't it just because of this?"

Is there anything I can’t say on the phone about this matter? In fact, Feng Yu didn't lose much in this matter, mainly because Brother Ki made less money.

Kirilenko sat up straight: "Feng, of course this is not the case. I want to ask, are you interested in building airplanes?"

Feng Yu stopped chewing and swallowed the candied fruit in his mouth with difficulty: "Brother Ki, what are you talking about?"

"Building airplanes? Don’t you have a good relationship with the airplane manufacturer in your hometown? How about we pull up a team and build a joint venture for commercial airplanes? I have asked someone to do a market survey. Every year, the large airplane market is in short supply. , Look at Boeing and Airbus, how much profit is there in a year."

"We don't ask to surpass them for the time being. Grabbing 10% of the market from each of them is enough to guarantee a big profit. Moreover, this is a long-term business that can be guaranteed to thrive for at least 30 to 50 years! "

"Not much else. Just by seizing the markets of China and Eastern Europe, we can make a lot of money. If we can develop other regional markets, we might not be able to surpass Boeing and Airbus in the future! "Kirilenko is very excited, it is rare that he can think of a good business.

Before Feng Yu always had a good business to take him to fly, he finally could take Feng Yu to fly once!

"Brother Ki, are you kidding me? Can you get the core technology of the big airplane? Can you dig the core engineers?"

How does Feng Yu remember that the large aircraft manufacturers in Russia are also state-owned enterprises? And like China, it belongs to a company that combines military and civilian use. Can Brother Ki transform it into pure civilian use?

Can Putin agree to this matter?

It's not about money, it's a big deal. Russia's government situation is different from that in Europe and America. The identity between businessmen and politicians is not so easy to switch.

Besides, Boeing and other Corporations, when was that established? In addition, the shareholders of Corporation have long been entrenched and are not so easy to move.

Different national conditions, can this be imitated?

Kirilenko smiled and said, "Feng, it seems that there are some things that you still don't know. We in Russia want to cooperate with you in China to develop a commercial aircraft project. Don't you know about this?"

Feng Yu looked blank, what does this matter have to do with him? Feng Yu also donated technology and money. Even the President-class private jet donated by Brother Ki had to be disassembled and studied for a period of time. How can he help?Some technologies cannot be bought back with money. For example, Baidu, Google and other search engine core technologies, you can't sell them for money.

Of course, if you are stupid enough to give a sky-high price, it is not bad, but that is not cost-effective/worthwhile at all. That way, it's not about investing to make money, but about spending money to make money.

Kirilenko's expression changed a little: "Feng, are they really not you?"

Feng Yu waved his hand: "Wait a minute, what are you talking about? Why are you looking for me?"

Kirilenko explained to Feng Yu that China did indeed discuss cooperation with Russia on commercial aircraft. China has put forward this idea a long time ago, but before China's technical strength had to cooperate with Russia, Russia did not agree.

But since Feng Yu obtained those technologies for the country, and was thoroughly understood and upgraded, China has made breakthroughs in aircraft electronic systems and developed the world’s advanced airborne electronic systems. This aspect happens to be one of the weakest links in Russia. One.

Of course, Russia still has many weak links, but in terms of core technologies such as motor development, it is indeed at the forefront of the world.

China sent people to contact Russia a few years ago, and everyone discussed it. They also believed that the market for commercial large aircraft would get better and better. As a world power and power, these must be built by ourselves.The two parties have agreed to cooperate in technology, and then jointly use the channels of both parties to promote sales. Kirilenko knew about this, and he did some activities.

Pure private ownership is definitely not possible, but public-private partnerships are still fine, and sales can be more flexible. And because the investment in this area is also relatively large, Russia’s economic situation is not particularly good, the investment in the new aircraft manufacturing plant is also relatively large, and a new plant must be opened, which must be separated from the original manufacturing plant. This allows Kirilenko to find Opportunity.

He just wanted to intervene, invest a sum of money, and then own a little share in this Corporation, and he would definitely make more in the future. Of course, it is definitely not enough to have private investment in Russia, and it must also be in China.

Feng Yu looked at Kirilenko helplessly: "Brother Ki, things are too simple for you? First of all, the initial investment is very large, but the two big countries will really not be able to get it out?"

Not to mention that the initial investment will not be particularly high, even if it is 10 billion US dollars, as long as the profit can be seen, then either of the two countries can take out the money alone. The most difficult thing about this is technology, not capital.

No matter how poor Russia is, it will not be worse than this ten billion dollars. China's annual GDP has exceeded US$3 trillion. Although the money is large, it is not too much pressure.Moreover, this is still a long-term plan. In the future, it will not only save a lot of money for the country, but also make money. How can they not want to squeeze out this money?

"I know that this aircraft manufacturing Corporation is a commercial aircraft company, but don't you think that these technologies can be used for commercial purposes? Do you think we are really suitable to participate in these businesses?"

"I don't know how you convinced the upper echelons of your country, but I don't intend to participate in this matter. Brother Ki, you can't make money, so don't buy everything from your own business." Feng Yu patted Ji Rilenko's shoulder warned.

Kirilenko looked disappointed: "Feng, you can't see how profitable this business can be, right? We only need to invest a sum of money each, and we can wait for dividends in the future."

"Brother Ki, I don't really want to invest in this. I know that it will definitely make money, but our country has more restrictions on this important industry. I don't believe your country has no restrictions."

Kirilenko leaned down on the sofa: "Oh, why can't we do such a profitable business?"

In fact, their country did not approve of his investment. They just said that if there is private investment in China, then they can also agree to it. Kirilenko worked hard now, trying to persuade Feng Yu to invest, and then he can invest.This money is clearly and easy to see. Nowadays, large aircrafts are in short supply. As long as they can build them, they will never worry about selling them. It is just a matter of making more money and less money.

But he did not expect that Feng Yu was completely unmoved. He seemed to see that the banknote had wings and was slowly flying into the distance.

Dangdang, the door of the study was knocked. Kirilenko frowned. When he was talking to Feng, which one would knock on the door?

Chapter 1585: Family Inheritance

The two were chatting and suddenly heard a knock on the door. Kirilenko was very upset, didn't he say that, don't bother anyone coming?

Kirilenko stretched his hand on the coffee table and turned into a picture at the door: "Ibayeva, didn't I say it, don't disturb us?"

Ibayeva, wearing a maid costume at the door, bowed and said, "Sir, Mr. Sai Shinco is back."

Sai Shinco? Isn't that Brother Ki's father? Speaking of which, Feng Yu has not met this person officially yet.

Brother Ki went to China, but he visited Feng Yu's parents and brought a lot of Russian specialties, which made Feng Yu's parents very happy. Look, his son has so many foreign friends, and he brings gifts every time he comes!

Feng Yu has been to Moscow more than once, but he has never visited Brother Ki's father. This is not the way to be a friend.

Fortunately, every time Feng Yu comes, he also brings some small gifts, such as black tea, white wine, etc. Otherwise, Feng Yu would be embarrassed to see Brother Ki's father.

Feng Yu stood up: "Uncle is back, let's go out."

Kirilenko nodded: "Feng, my father wanted to meet with you a long time ago, but the time has not been wrong all the time. Now my father has retired, and it is much more convenient to move over to live with me."Feng Yu followed Kirilenko downstairs, and in the other living room, he saw a strong figure who was also tall and looked good.

It looks a bit like Brother Ki... it looks like a bear.

"Uncle, hello. I am Feng Yu. You can call me Feng. I am glad to meet you."

Sai Shinco looked up and down Feng Yu. Although he had seen Feng Yu's photos, it was the first time he saw a real person.

This Feng Yu is a bit more mature than he looks at in the photos, and he does not have the attitude of being inordinately proud of one's ability that he thinks. It is really not easy to be the richest man in the world.

Sai Shinco held Feng Yu's hand, and then... strongly gave Feng Yu a warm hug.

Feng Yu seriously suspects that Kirilenko's habit of holding people and pushing hard, learned it from his father!

"Hahaha, Feng, I finally saw you." Sai Shinco's voice was full of air, not like an old man at all.

"I haven't been able to visit my uncle. I was rude." When Feng Yu said this, he moved his shoulder secretly.

"It doesn't matter, it's also because I was too busy before. Now that I retire, I have more time."Although Sai Shinco has retired, he is actually not so active on the surface. Secretly, Shinco will definitely affect many things.

In fact, if Shinco persists, he can continue to do it. But in order to pave the way for Kirilenko's older brother, he had to retire.

In a family, two military ~ Fang Gao ~ officials can't appear!

Especially as Kirilenko's business is getting bigger and bigger, the influence on him is getting bigger and bigger. At the beginning, Kirilenko was his boost, but when he reached a certain height, Kirilenko's business became a drag on him.

Many people will doubt the origin of Kirilenko's wealth. Fortunately, Kirilenko, like Feng Yu, earns the most money from Americans.

And when the Asian financial crisis spread to Russia, Kirilenko was firmly on Russia's side. In addition, Kirilenko has not done much to improve his image over the years. Although the number of donations is not as much as Feng Yu, it is definitely a lot.

Of course, he and Feng Yu are also very similar in that 99% of their donations are concentrated in their home country. Foreigners need support? Just donate something interesting."Uncle has worked his whole life for his motherland, and he should enjoy life. If you are bored at home, you can keep some pets. For example, I have a few dogs in the U.S., and one of them is a local golden retriever. clever."

Every time he went to Seattle, Feng Yu personally took the local tyrants for walks. The people who showed him the house also said that local tyrants are happiest only when they see Feng Yu. Feng Yu is considering, after some time, bringing the local tyrants back to China.

"Feng, you don't know that. My father has two wolfhounds. If you have time, take you to see and see, they are really good hounds that can fight wolves! " Kirilenko said excitedly .

Well, you can tell from the breed of the dog that the character of Sai Shinco is. Feng Yu prefers gentle dog breeds, and he is well-behaved and obedient. The Kirilenko family likes hunting dogs, the kind that can catch prey when released.

This is still a wolfhound. Although Feng Yu doesn't know what it looks like, he knows it must be fierce by hearing the name.

"Okay, speaking of it, I haven't hunted for a long time. If there is a chance this time, you arrange it and let's go out for a while." Feng Yu also got a little bit of interest. It's fun to hunt occasionally."Hahaha, it's nice to be young. When I was your age, I also liked hunting. Now, I can't run, and I can't hold the gun securely. You guys are better than our generation! " Sai Shinco exclaimed Tao.

"Uncle is humble, I think you are still very strong."

Being praised by others, especially by people with status, makes Sai Shinco very happy.

Several people chatted again, and the servant came over and told the dinner party was ready.

There were only three of them, and Kirilenko's wife and children were not with them.

Feng Yu asked and learned that the child had a cold and his wife was looking after the child.

"Feng, I heard Kirilenko say that you have helped him a lot over the years. This glass of wine is my thanks to you."

Sai Shinco raised his head and a cup of vodka was done!

Feng Yu was dumbfounded, I wiped it, Brother Ki's alcohol consumption is inherited from the family?

your mother, such an old man, can he drink strong alcohol like this?

Fortunately, Brother Ki carefully prepared a low-grade fruit wine for Feng Yu, so Feng Yu also dried it with a big smile.

"Uncle, Brother Ki and I help each other, we are good friends, and he helped me a lot."
"Well, he is lucky to have a friend like you. When he didn't know you, you might not know what he was like. Come, let's have another drink! "

I rub, this old man is too fierce! But before you met me, what was Brother Ki like? The Second Generation that accomplishes nothing? Or a super culprit?

Feng Yu looked at Kirilenko, is it okay to drink this way?

Brother Ki said with a smile, "In Russia, who doesn't drink strong alcohol? My father usually drinks a bottle of vodka, and he likes the Great Northern Granary you brought."

"Okay, next time I come over, I will definitely bring more to Uncle."

The three people talked and drank, unconsciously...Feng Yu drank too much again!

Chapter 1586: Hunting

Feng Yu woke up the next day and rubbed his aching head.

Fuck, it doesn't matter if I can't drink Kirilenko, I didn't even fight against the old man Shinco with fruit wine.

Feng Yu vaguely remembered what Kirilenko said that in their country, every man has to hunt and...drink. It seems that he was ridiculed again last night!

After drinking a bowl of special hangover soup in the morning, Feng Yu regained his energy, and then followed Kirilenko to select tools and tools for hunting.

Although there is a hunting season in Russia and hunting seasons are closed in many places, for Kirilenko, the whole year is the hunting season!

Even Feng Yu knew that Kirilenko went to Africa specially for hunting, and he spent enough money to buy a hundred times more prey.

But hunting is a kind of entertainment for Kirilenko, and it has nothing to do with how much money is spent.

Feng Yu looked at the guns in front of him. Are these hunting guns? Obviously it is the standard gun in the military~ Okay!

"Brother Ki, is this the hunting gun you mean?"

Kirilenko looked puzzled: "Aren’t these all the guns you’ve played with before? Why, want to try new ones? I’ll tell you, if you change to a new gun, you have to adapt again. You may not be able to fight. The prey."

"I'm not talking about this, I mean, these can be used as hunting~guns?"
"Why not?" Kirilenko asked rhetorically.

Okay, Brother Ki said yes. It happened that Feng Yu hadn't touched these guns for a long time, and he still missed a little bit.

Feng Yu watched Kirilenko hung a gun and a magazine on his body, and then held two pistols~guns, and finally got a hunting knife and hung it around his waist.

Feng Yu thought for a while, chose the easiest AK to use, and hung up a Makarov pistol, nothing else.

You mean hunting knife? How close to the prey should be. And it's so heavy to bring so many things.

Feng Yu waved his hand and two of his bodyguards also came up to choose firearms. They had to be cautious about their choices. Not only did they check the firearms and bullets, they also asked to go to the shooting range to test two guns to test their accuracy.

Kirilenko is even more exaggerated, and there is a platoon of people behind him!

Everyone is fully armed, and there are even many with hounds.

What Feng Yu worries most is that so many people went, and only two rabbits were hit by the TM. Wouldn't it be embarrassing to die?

However, Brother Ki has many people, and Feng Yu will not object. The more people, the safer.

According to Brother Ki, these people are mainly responsible for perimeter hunting, that is, they take hunting dogs and drive their prey to Feng Yu.Of course, if you encounter brown bears or something, with them by your side, everyone can shoot a volley, even a novice, you can sift a bear!

In the afternoon, they rushed to live near the hunting forest. They will leave tomorrow morning and return in the afternoon. If they are lucky, they should have a lot of harvest.

Because now is the hunting season, there are more prey, so Kirilenko told Feng Yu not to worry, he will definitely not return empty-handed.

The last time he came this season, he didn't even shoot. The hounds alone caught two roe deer and six rabbits!

Before departure in the morning, Brother Ki handed a flask to Feng Yu: "Feng, bring it, spirits. The weather is still relatively cold. If you take a sip while lying in ambush, you can keep out the cold."

Feng Yu looked at Kirilenko in surprise: "Don't tell me, your people have brought wine! "

Your mother, these people are all live ammunition, what if someone is stupid × drinks too much and shoots them at the gun?

Kirilenko laughed loudly: "Except for the two of us, no one dared to drink. Don't worry, if it is not necessary, I will not drink."

Of course he knew what Feng Yu was worried about, and he was also afraid of such a situation.

Those he took, since they took the money, they had to endure the bad weather. After the hunting is over, they naturally have time to drink and celebrate.Ten Eastern Divine Deers drove to the edge of the woods, everyone got out of the car and walked in with their own equipment.

Feng Yu and Kirilenko walked slowly, while those who Kirilenko had brought quickly dispersed, they went to explore and hunt. Some people got off the car from other places and drove their prey here.

Kirilenko said to Feng Yu as he walked: "Feng, you will see the prey don't panic and shoot at it. Also, don't shout loudly, don't point your gun at your own person, When not firing, the muzzle must be rushed down..."

Feng Yu looked at Kirilenko helplessly: "Brother Ki, I hunted when I was a teenager."

It feels very uncomfortable to be regarded as a rookie. Does Feng Yu know these truths?

Kirilenko looked at Feng Yu live high and look down: "Why don't it be better to compare for a while?"

"Okay, how do you compare?" Although I know that the marksmanship is not as good as Kirilenko, I can't admit it.

"It's very simple, just look at who's prey is worth the money. If you lose, you have to drink up a bottle of vodka tonight! The bodyguard killed you can't count! "

Kirilenko knows that the two bodyguards behind Feng Yu know that their marksmanship must be good by looking at their proficiency with guns. He didn't want to let Feng Yu take advantage of these two people to win."It's a deal! " Feng Yu gnashing one's teeth, he seems to have a hunch, there may be a fragment tonight!

Kirilenko laughed very happily, without a bottle, half a bottle is enough to put Feng Yu down. Every time I have a drink with Feng Yu, I don’t enjoy it. It seems that I can have a good drink today.

After walking for more than half an hour, I saw no prey except a few birds. Before Feng Yu raised his gun, the bird flew away, but one of Brother Ki's bodyguards hit a prey of unknown bird.

"Brother Ki, is this the area where you are talking about a lot of prey?"

If this is on a farm, even if there are no foxes or roe deer in this kind of place, you can always see pheasants or something.

As I was talking, I heard a gunshot from a distance, and then there were several consecutive noises.

Kirilenko looked at Feng Yu with a smile: "Feng, be patient when hunting. Listen, the prey will come in a while, you have to be ready."

In fact, the main reason is that their voices are not small when they come to chat along the way, and they are scared away when they have prey.

But it's simple now. The hunters are ready, and the prey will run in their direction in a while.

Fluttering~~~

Feng Yu saw a pheasant flying over, he immediately opened the safety latch and quickly aimed at the pheasant and shot.

Da Da Da~~~A shuttle bullet ran out, and the pheasant was finally accidentally hit by Feng Yu and fell to the ground sadly.

Kirilenko put down the gun that was still aiming and looked at Feng Yu dumbly. TM hit a pheasant, you have a sudden bullet ~ bullet?

Feng Yu looked at Kirilenko defiantly: "I hit it."

He was whispering in his heart, Mom~Dan, he thought it was a three-shot burst, but actually forgot that the AK's insurance was turned on to be a burst, and then another shot was a burst.

He pulled the trigger just now, and then aimed at the hapless pheasant. If it weren't for the final hit, this TM would be ashamed.

Feng Yu handed the gun behind him, and a bodyguard skillfully replaced Feng Yu with a magazine, then put on the insurance before handing it to Feng Yu. Fortunately, Feng Yu ordered the bodyguards to carry more bullets, otherwise, at the level of Feng Yu, a pheasant with one bullet, the bullets are definitely not enough!

Kirilenko stared: "Come again! "

Chapter 1587: Mesh Leather Coat

Kirilenko thinks that his marksmanship and experience are better than Feng Yu, and he has hunted hundreds of times.

Just said that he saw the pheasant just now, but Feng Yu was a guest, so he just took aim and followed the muzzle, but did not shoot.

I don't know that Feng Yu actually took a shuttle to knock the pheasant off, not to mention, he actually showed off at him. It seems necessary to show the demeanor of the old Russian hunter.

For a while, no matter what the prey, he will snatch Feng Yu.

You must shoot in advance, otherwise, with Feng Yu's method, everything you see is a bullet, and there will be no chance of him hitting the prey!

Seeing a group of wild boars coming up not far away, Feng Yu didn't care whether he was running close or not, his body flashed out from behind the tree, and then... it was another shuttle~ bullet!

Kirilenko opened his mouth wide. Did you fight like this?

Before the prey ran in, you shot, didn’t you all turn around and ran away!

I only heard Feng Yu’s excited voice: "Brother Ki, did you see it? Two wild boars, two! "

At this moment, Feng Yu suddenly felt that he was possessed by a sharpshooter, how much improvement was this marksmanship.

Before, a shuttle ~ bullet hit a pheasant, this time a shuttle ~ bullet but two wild boars, it is a marksmanship genius!A hunter guide came over and said something in Kirilenko's ear. Kirilenko said to Feng Yu: "Feng, we need to change places. The gunshots were too loud just now, and the prey ran away."

Feng Yu took the replaced AK and put it on his back: "No problem, lead the way. By the way, let someone hold my prey. Why do I have a roast pork leg tonight! "

Everyone walked west for more than ten minutes, and Feng Yu saw two crows flapping and flying. He hadn't held the gun firmly yet, Kirilenko had fired three shots in a row, and one crow fell down.

Feng Yu: "Hey, isn't it just a crow? The pheasant I beat is not as valuable as that."

Crow meat is not tasty at all, and it is not easy to boil, so although it is game, it is not worth money at all. Feng Yu had eaten it when he was young and didn't like it.

Kirilenko didn't say a word, and continued to lead the way with his head dull, walked to the crow, tied a crow's paw with a rope, and then hung it around his waist.

Of course, the hunter’s prey is carried by himself, unless it is a large animal like a wild boar, which is like Feng Yu. The pheasant is carried by his bodyguard.

Feng Yu never regarded himself as a real hunter, he was here to play. He was already very happy when he hit the prey. He was very excited even to hit two wild boars today.When I was a child on the farm, although he had hunting guns, he didn't have so many bullets to waste. Besides, those hunting guns are all single shots, and the air guns that have been played the most are those with lead shots.

The hunter guide in front put down his binoculars and suddenly raised a fist, everyone stopped.

"There is a prey here, but they drove the deer over, there is more than one, everyone is ready."

After speaking, the hunter guide ran back until he was parallel to Feng Yu before he leaned on a tree and raised his gun to prepare.

Just like Feng Yu's shooting method just now, it was swept by a shuttle at a time. The AK's trajectory was originally inaccurate. With Feng Yu's level, the hunter guide did not dare to hand the back to Feng Yu.

Everyone waited patiently for more than a minute, and saw a few deer running over.

This time I still didn't reach the best range. Just as Feng Yu was about to shoot, he heard Kirilenko had fired first.

He also hurriedly pulled the safety latch, and didn't aim much, as usual, it was a shuttle~bounce.

Obviously it was hunting, but I was stupefied by Feng Yu's momentum to suppress the enemy on the battlefield!

Unfortunately, Feng Yu was too late to shoot. I have to say that Kirilenko is a good hunter, and his marksmanship is far from what Feng Yu can match.And Kirilenko is still holding a semi-automatic sniper rifle, Dragnov SVD, which is said to be a special custom model, which is tailor-made for Kirilenko.

Although it can't be said that it was a shot, two deer were shot this time, all of which were brought down by Kirilenko. Feng Yu's shuttle bullet swept over, as if it only hit the deer's body!

When approaching the deer, Feng Yu chuckled. The deer was shot in the head, which was shot by Kirilenko, but there are still many blood holes in the deer's body, clearly Feng Yu swept it up.

A very good prey, now it looks like this. As for the next one, the result was similar.

Kirilenko made a gesture to Feng Yu: "I hit the two deer! "

Feng Yu wanted to say that the skin of your deer is rotten, obviously not as valuable as my wild boar. But thinking that these were the results of his "mending the knife", he was not embarrassed to speak.

A voice came from the guide's walkie-talkie, asking them to go to the southeast. A brown bear was found over there!

Upon hearing this, Kirilenko was immediately excited. He wants to hunt a bear in front of Feng Yu to prove that he is a good hunter, a good hunter in Russia!

Blind bear?

Feng Yu was stunned for a moment. Speaking of his fate with Brother Ki, it started with a bear skin.Everyone started to go in that direction, but Feng Yu looked back frequently.

"Feng, what's the matter, is there anything behind?"

"Brother Ki, we have fewer and fewer people. When we meet a brown bear in a while, can we just use these people?" Feng Yu knew that the blind bear was not so easy to deal with.

The skin is rough and thick, and if one is not careful, it can be dangerous. Those people kept picking up their prey. There were a dozen people behind, but now there are only five people including the guide, Brother Ki and Feng Yu.

Hunting bears with Wen Dongjun and Liu Jichuan at that time left an indelible impression on him.

Kirilenko laughed loudly: "Feng, we have five of us. Actually, I alone is enough to handle a bear. This season, it is not easy to meet a brown bear. Don't let it run away! "

Kirilenko felt that there seemed to be another bear skin missing in his home, which he had hunted himself!

Feng Yu thought for a while, and it seems to be the same. Their equipment is completely incomparable at that time. They said that Feng Yu's AK, a shuttle ~ bounced over, and a few bears should be done.

Seeing a dark figure from a distance, Brother Ki's gun was aimed at without using the guide to speak.

Feng Yu clicked and opened the fuse, this time it was wise to switch to a burst shot.

boom!Brother Ki fired the gun and then rushed forward. Feng Yu quickly put down the gun, for fear that he would hit Brother Ki.

But Brother Ki was too fierce, he shot forward and shot forward?

"Feng, I killed this bear, and today you will lose! "

Feng Yu yelled badly. This is for prey, and then rushed forward with the gun. He made up his mind that as long as the bear is not dead, he will "make up the knife" and say anything will be a tie !

Great, Feng Yu saw the brown bear wandering for a while and stood up again. Not only was he not afraid, but he was also very happy. The opportunity to make up the knife came!

I didn't know Kirilenko quickly squatted, and another shot was banged.

Fuck, this gunshot is so good!

Feng Yu saw the brown bear that got up and lay down again.

Kirilenko rushed forward frantically, he didn't give Feng Yu any chance. He can guess that Feng Yu's marksmanship is definitely a shuttle bullet. The enemy is indistinguishable.

Basically, as long as Feng Yu shoots, there is no chance for others. Either arbitrarily shot to death, or the prey is scared away.

So many people hunted for so long, and they only shot so little prey. It's not all because of Feng Yu's spoiler!

Kirilenko even regrets it a bit, knowing that he shouldn't hunt with Feng Yu. Hunting, where is there such a thing!But this time with good luck, he actually ran into a brown bear, which also made him forget about other things.

The two shots just now all hit the head of the brown bear. Although they didn't penetrate the eyes, they definitely got a complete bear skin.

In order to pursue accuracy, his SVD is actually not very powerful, so he has to walk in some to make up the gun again to guarantee the death of this brown bear.

But he had a lot of prey on his body. The birds that passed by just now were hung on his body, and there were also magazines, so he didn't run fast.

Feng Yu moved forward lightly, and ran to the front of Kirilenko.

At this time, the brown bear actually stood up again, Kirilenko’s inner heart was wailing — no~~~

Da Da Da~~

Feng Yu put the gun down and turned to look at Kirilenko: "Brother Ki, this bear killed me in the end. Let's kill it together."

Kirilenko looked at the bear that had become a sieve, and looked at Feng Yu sadly.

Feng Yu said nonchalantly: "Brother Ki, in fact, I think making a mesh leather coat is also quite fashionable! "

Chapter 1588: Create 51 Files

That night, Feng Yu, who was slightly guilty, drank too much. Although he tried his best to control, but... didn't control it.

Feng Yu vaguely remembered that when he was asleep, Kirilenko was still muttering pity for this bear skin or something.

Two days later, a solar eclipse appeared, and a total solar eclipse could be seen here in Moscow, but Feng Yu looked at it and thought it was the same.

It's rare, and there is no beauty, perhaps because he is a layman.

After inspecting the Company in Russia as usual, Feng Yu returned to China. Elena has been filming in the United States during this time, and she is not here, and the two have not been able to see each other.

Back in China, someone really contacted Feng Yu and asked if Feng Yu would participate in the investment of large aircraft manufacturing. Feng Yu refused.

If he doesn't participate, no one can obliterate his contribution. Those people will always remember Feng Yu's good. If you participate, then the nature will change, making it as if Feng Yu is making money for himself.

Although large aircraft manufacturing makes money, how much money can it make? Does internet/network Corporation make money fast? Is there a financial market to make money fast?

The market value of Boeing Corporation is only 100 billion US dollars. Is it big?Most of the top 100 companies with the highest market capitalization are finance, energy and IT related industries. As for these industries, Feng Yu has been involved in them, and they are doing well. There is no need to participate in aircraft manufacturing.

The Bing City Machinery Manufacturing Group alone has already made many people jealous. If Feng Yu participates in the manufacture of large aircraft, there may be some minor troubles.

Feng Yu is now accumulating cash, waiting for the US financial crisis two years later, he wants to give the US a heavy blow, by the way, another blow to Japan, and then establish China as the Asian Boss!

During this time, Feng Yu intends to revitalize China's cultural and entertainment industry.

"Crazy Stone", which was promoted a lot some time ago, has been set for May Day. Now May Day in China is a seven-day holiday. Many people choose to go out to play, and of course many people choose to take a break.

Then watching a movie should be a good pastime.

previous generation/life "Crazy Stone" is scheduled for the summer vacation, but in this life, because the publicity is more powerful and the time for some summer blockbusters has to be staggered, I finally decided to try the first five.At this time, there were only two prime time for domestic movies, one for summer and one for Lunar New Year. Of course, this Lunar New Year file was brought by Director Feng, and it was also his "Party A and Party B". After the reform and opening up, it was the first time that commercial films made money. Since then, several movies have been set at the end of the year, and each one has made money.

As for other times, it seems that everyone is not accustomed to going to the cinema. There is no New Year’s file or National Day file. Naturally, there is no May 1 file.

When Feng Yu started talking about the May Day, Wang Zhongjun strongly opposed it. Even if there is a holiday on May Day, the longest is only seven days. How much box office can you contribute?

The summer vacation file is different. The students are on vacation. It is not Chief Feng who said that students are the main force of the movie box office?

Even Liu Tianwang called Wang Zhongjun and asked why he set up so far ahead? In this case, can this movie have a box office of 50 million? Thirty million is hanging, right?

Feng Yu just asked Wang Zhongjun, how many movies are there in the summer? How many are so-called blockbusters? Not only domestic, but also foreign. Although there may be more people watching movies at that time, have you ever thought that everyone has more choices for watching movies?

There was no such thing as a 51st file before, but since this movie, it will be there in the future. And there will be eleventh gears, Spring Festival gears and other movie golden periods.Feng Yu's statement obviously cannot convince Wang Zhongjun, but there seems to be some truth. It was only the first time Feng Yu intervened in Corporation's decision, and he did not dare to object.

Not to mention that there are a lot of mainland and Hong Kong movies during the summer vacation, and there are also many imported foreign movies. At that time, the movie box office will definitely be very serious. This kind of low-cost movie without big stars is difficult to break through. And there will be a World Cup this year, and the summer season will not be as good as imagined.

The Chinese Americans have already seen the trial screening. Although the film is mainly in dialects, it is really funny. Chief Feng said that this is the funniest movie this year, which is not exaggerated.

Anyway, those of them who have seen it all laughed from beginning to end.

The domestic movie market has just begun to improve. How did those movies make money before?

There are three ways. The first is to sell to Yang Tai's movie channel, usually between 500,000 and 1 million. The second is to take part in various film festivals abroad.

The reason why domestic films frequently participate in various film festivals is not only for publicity, but also because if they win awards, they can not only stimulate the box office of the movie, but also directly get bonuses.

Many film festivals provide bonuses in order to attract participating films. But some top film awards, such as Oscars, have no bonuses.The third is to sell movie CDs. Thanks to the development of DVDs, when most families buy a large color TV, they will buy a home theater, that is, a DVD player plus a power amplifier system.

Many people don't have the habit of going to the cinema. They still like to watch movies at home. They are more relaxed and can pause at any time. You can watch their favorite movies more than once.

Generally, the price of a genuine movie CD is about the same as a movie ticket.

However, Feng Yu is very clear that with the rise of 3D, IMAX and other technologies, visual effects and sound effects are becoming more and more important in movies. At that time, many people would choose to go to the cinema in pursuit of a better viewing experience.

CDs will gradually withdraw from the market and become internet/network paid viewing.

Fortunately, there are not many domestic video websites, and because of the order again and again on the previous few times, the current piracy resources are far less flooded than the previous generation/life, so the movie box office can still look forward to it.

People's living standards are getting better and better, and the cinema environment is getting better and better. There will be more people who are willing to go into the cinema to watch movies.

As long as this year's "Crazy Stone" can be successful, then both the audience and the publisher will begin to pay attention to the 51st gear, and the 11th gear will also be valued.At that time, the domestic film market is about to begin to prosper. More and more movies will be shown throughout the year, and more and more good movies will be released.

Taihua Holdings has a cinema chain, so Feng Yu can make more money with the prosperity of the movie market.

On the last day of April, "Crazy Stone" began its premiere at night.

Previously, Internet/network admired this movie to the sky. Many people wanted to see it for the first time because of curiosity or other reasons.

If they are not good-looking, they are ready to complain!

At the beginning of the premiere, Wang Zhongjun, Liu Tianwang and others were all sweating. How much can this premiere box office get?

Chapter 1589: The Media Looks Down

Earlier the next morning, the premiere box office statistics were released and placed on Wang Zhongjun's desk.

Compared to the total production cost of six million, this number is actually not low. But if this data wants to get 50 million box office, it seems like a fantasy!

Wang Zhongjun felt that this time setting the May 1st file seemed to be a wrong decision. Although Chief Feng is very economically successful, he does not understand movies. There is no such thing as a 51st file. According to this movie, it would be good to have a box office of more than 10 million.

The total investment of 6 million may not be a loss, but it may be difficult to make money.

Liu Tianwang also paid attention to the movie box office statistics for the first time. When he heard the statistics, he also frowned. He added 3 million yuan in publicity expenses, and there are so many big stars to help publicize. He also personally ran a few places to publicize. As a result, there was only so much box office on the premiere day?

How can this data have a total box office of 50 million?

If I knew this, it would be better to hand it over to the previous Corporation for distribution and save 3 million in publicity costs. This movie can still make money. The cost has become six million, maybe he will lose money again for this movie.However, it doesn't matter if you can get a relationship with the richest man Feng Yu. It doesn't matter at all to lose. The endorsement of the concert and Aihua MP3 made him earn several 3 million.

After the media got the box office statistics of "Crazy Stone", a press release soon came out.

[The richest man walked away, "Crazy Stone" only had 1.29 million box office on its premiere day, and 50 million box office became a joke]

[Liu Tianwang once again invests in the movie Failed, the Asian emerging guidance project, or will be aborted]

[The Chinese brothers regretted that they invested high publicity fees for low-cost movies, but they slapped their faces]

[The celebrities sent blog posts for "Crazy Stone", all because of the request of the Chinese brothers, many celebrities said that they actually thought the movie was not interesting at all]

["Crazy Stone" set the wrong schedule, Chinese brothers and Liu Tianwang pay for the mistakes in decision-making]

Chapter 1590: Rise Against The Trend

The next day, the box office statistics on May 1 came out, and the box office of "Crazy Stone" was 4.13 million, the champion of the day.

After Wang Zhongjun learned of this data, he was also surprised. It was much better than he thought. He thought it would be good to have two million today.

However, this data is not particularly high. Many units do not take a seven-day holiday during the May Day holiday. In Wang Zhongjun's opinion, the box office should be good for the first three days, and then he started diving.

Their publicity expenses are gone. Of course, they can continue to increase their publicity efforts, but they don't think it is necessary. After all, an increase of one million in publicity costs requires an increase of three million in the box office to protect the capital, so let's take a look.

But this data has made him very satisfied. According to this data analysis, the box office should be able to exceed 25 million in a month or so. If you are lucky, it can reach 30 million. This movie must be profitable!

The tone of the major media has changed. Some media have begun to advocate "Crazy Stone". The analysis result is similar to Wang Zhongjun, thinking that the box office can exceed 25 million.

Of course, there are still some media who insist that this is the highest box office of "Crazy Stone" in a single day, and then there will be a landslide. Eventually, the box office may allow the Chinese brothers and Liu Tianwang to save money.Wang Zhongjun thought for a while, and logged into the funny petal movie again. The score has really come down, 9.0 points, but the number of comments has exceeded 3,000!

More than 3,000 people and still have such a high score is enough to prove that most of the audience still like this movie very much. Even the rave reviews of "A World Without Thieves" in the previous two years had a score of only 8.1.

A World Without Thieves has a box office of over 80 million. It is also a masterpiece of Director Feng, and even praised the stupid root of nothing special to look at.

Seeing this, Wang Zhongjun became more confident in "Crazy Stone".

He called the assistant to come in, asked the assistant to make arrangements, explain to the media that he had handed in, and give some positive publicity to "Crazy Stone", so as to boost the box office.

On May 2, "Crazy Stone" won the single-day box office champion again, and the box office skyrocketed to 8.37 million!

At this time, the media that bad-mouthed "Crazy Stone" felt wrong. Why is the box office getting higher day by day? This is not scientific!

They did not continue to sing badly, but they did not flatter. They believe that this is the highest single-day box office, and the box office will drop rapidly afterwards, and it will definitely be!

On May 3, the box office of "Crazy Stone" made another breakthrough, with 13.55 million in a single day, setting a new record again!In just these three days, the investors of "Crazy Stone" have already made money.

Liu Tianwang specifically called the Chinese brothers to express his gratitude, and was very surprised by the Chinese brothers' ability to distribute movies. In this way, the box office of this movie surpassed 40 million is a breeze.

In just three and a half days, the box office has already reached 27 million. Fifty million is not impossible.

And whether it is the media or the audience, they all praise the movie without cease. Even many people have started to imitate the lines in the movie, which is very interesting.

Everyone thought that after the 3rd, the box office of the movie should fall quickly, but the box office of the 4th movie did fall, but the number of declines was not large. 11.2 million in a single day, still above 10 million, Be a single-day champion!

Under normal circumstances, the movie box office should have fallen more seriously, but this 51st file is now the off-season of movies, and few movies are released.

As for the movies released at the same time as "Crazy Stone", the box office is not good, so major theaters have increased the rate of "Crazy Stone", and it is increasing every day. By the 4th, the film arrangement rate had exceeded 80%.

There are even a few movie theaters that only show this movie throughout the day, and no one sees the other movies.The high box office of the previous generation/life movies is not unrelated to the high rate of filming.

Many people go to the cinema and watch a movie casually. What is there, what to see, is just for amusement. Of course, maybe the girl who brought the girl has some other ideas.

Originally, only the theaters under Taihua Holdings had a high platoon rate. Later, all the theaters had a very high platoon rate.

Although the box office of the No. 5, No. 6 and No. 7 movies did not exceed 10 million and the decline was serious, they all exceeded 6 million on average.

On May 17th, including the previous night show, the box office exceeded 56 million!

What about the total box office of all movies in the country on May 17th? Less than 70 million.

"Crazy Stone" accounted for more than 80% of the box office!

[The box office of "Crazy Stone" exceeded 50 million yuan, creating a miracle of the May 1st Golden Week! 】

[Who said that without a star, the box office would not be very high? "Crazy Stone" tells you that without a big star, you can have a high box office]

["Crazy Stone" became the No. 1 box office for domestic films this year, setting a box office record continuously, which is a miracle

[Director Ning Hao, a well-deserved Asian Rising Star Director! 】

Chapter 1591: Send Script

Wang Zhongjun was having a celebration banquet with the people of Corporation at this time. Of course, Liu Tianwang and the main creators of "Crazy Stone" were also present.

This was a low-key celebration banquet, and the media was not notified because Feng Yu was also here.

Both Liu Tianwang and the Chinese brothers know that Feng Yu is easy-going, so they are not particularly nervous. But Ning Hao and others seemed very cautious. They had never expected that they would have the opportunity to eat at the same table with the richest man.

"You are all good actors. In the future, you will definitely get more and more popular, and you will even continue to win awards." Feng Yu praised.

"Thank you, Mr. Feng for showing love." Xu Zheng stood up and said.

"Sit and stand. What are you doing while standing? Our family likes your TV series. Come over today, and I have brought you some good books. See if you like it."

Feng Yu wrote the story outlines of the three scripts, and then asked Wang Zhongjun to arrange professional screenwriters. Feng Yu revised some lines and finally formed three good comedy scripts.

"This is "Crazy Racing", Ning Hao, take it and see who is suitable for it, I think Huang Bo is good."
"This is "Nightclub", Xu Zheng, you can try to direct it yourself. There is also this "Getting Father-in-Law". Many people now complain that it is too difficult to get married. Father-in-law is not easy to pass. This theme should be discussed Hi, let's discuss it."

Ning Hao and the others are very curious. Is this script the richest man and the original?

They took the script separately and looked through it carefully. The more I look at it, the more I am surprised. This script is really great and full of jokes.

"Ning Hao, you belong to the Liu Tianwang Corporation, so let’s not say much. We can continue to invest together. I believe no one will worry about the issuance ability of our Chinese brothers. Xu Zheng, Huang Bo, you guys, before Either go it alone or work at the small brokerage Corporation. Come to the Chinese brothers, we will pay the penalty."

Feng Yu This is not a decision made by his head, Wang Zhongjun and others think it is more appropriate.

Except for Xu Zheng, Guo Tao had a familiar face, and the others were better than Qun Yan. And most of the people in there are no brokers. They mainly rely on the introduction of the director they know to audition, and then seize any opportunity to perform.Xu Zheng and the others looked at each other, and the others agreed without hesitation, but Xu Zheng hesitated and said, "Mr. Feng, I have a TV drama contract with the original Corporation. This is a bit troublesome."

"It doesn't matter, you take photos of the TV series, how to distribute it or how to distribute it, as long as you don't object, then our Chinese brothers will take care of the contract." Wang Zhongjun added.

In fact, the ones he admired most were Xu Zheng and Ning Hao. From his point of view, it was too easy for others to sign, and they were not well-known.

Needless to say, Xu Zheng, TV series are already very popular. Whether it is Zhu Bajie or Li Wei, he has gathered a lot of fans.

Ning Hao is indeed very talented in directing the movie like this. It's a pity that it's not easy to dig people in front of Liu Tianwang. King Liu Tian also has the kindness of recognizing sb's worth and employing him to Ning Hao, and Ning Hao may not change.

Fortunately, Ning Hao's contract period is not long, and it is not impossible to sign in the future.

Liu Tianwang couldn't help asking: "Mr. Feng, you wrote these scripts?"

"I just provided a story idea, and the screenwriter is mainly someone else."
"Chief Feng has humbled himself. This script is not only Chief Feng's original, but in the end he crafted it and revised it. After we read it, we all found it very exciting. Maybe a box office can exceed 100 million! " Wang Zhongjun also flattered Feng Yu.

Liu Tianwang glanced at Ning Hao, and Ning Hao nodded vigorously: "Good script, I want to shoot! "

Liu Tianwang couldn't help but bring the script over. Unfortunately, it was written in simplified Chinese characters. He couldn't understand many of them, and he needed to guess what it meant.

Xu Zheng also finished reading the script of the nightclub at this time. The scene basically took place in a 24-hour convenience store. If he starred himself, the production cost would never exceed 3 million.

Although it seems that the burden is not as much as "Crazy Stone", but it is also a lot. If it is properly publicized, it should be able to get tens of millions of box office?

As for the other script, although he hasn't read it yet, he has been full of confidence through this "Nightclub" script.

He is also busy making a movie, "Love Call Transfer", ready to test the waters for the Spring Festival next year.

There was no such thing as a Spring Festival file before, but since "Crazy Stone" became a hot topic on May 1st, many people have begun to pay attention to the movie schedule for this small holiday.And this movie is not only suitable for teenagers, people in their 30s and 40s will also feel deeply moved when they watch it. So on the Spring Festival file, I hope that the whole family can enter the cinema.

"Mr. Feng, are these two scripts handed over to me to shoot?" Xu Zheng asked seriously.

"I heard that you originally studied directing, and you won the Magnolia Award for drama. You didn't say that for acting. Both of these were produced at a small cost. To be honest, even if you don't shoot well, you won't lose much money. Movies At the box office, selling to movie channels, and adding CDs, the Corporation won’t lose money. But if you want to control costs, you can’t pay too much."

Judging by Xu Zheng's worth at this time, he would have to pay close to one million for a movie, so if you count the pay of other actors, the pay may exceed three million.

"It's okay. I can drop my pay. I like this script very much. Although I haven't watched the other one, I believe it is definitely not bad. Is this film invested by the Chinese brothers or by Mr. Feng?"

"Hahaha, of course they are Chinese brothers. They are more convenient to invest and issue. I don't understand the details."

It's not self-effacing, Feng Yu really doesn't understand. He is also not interested in understanding it in detail, just leave it to a professional.Even if this movie can get One billion box office, Feng Yu doesn't need to invest himself. How much money can one billion make at the box office? When the stockmarket rose by one percentage point, Feng Yu made several times this money!

Seeing the attitude of these people, Liu Tianwang hesitated and said, "Mr. Feng, I don't know if there is a role suitable for me to play? I can also lower the pay."

What Feng Yu writes are all low-cost movies, even if "Crazy Racing", the production cost will not exceed 10 million. This kind of film is not suitable for hiring first-line film actors. Otherwise, even if it is the current market, the pay for two people will be nearly 10 million, which will greatly increase the production cost.

"This, not for the time being. If there is a good story, I must keep it for you. But with your fame, the film schedule is still constant, right?"

Liu Tianwang also knew that he was greedy, so he toasted and said: "I wish our "Crazy Stone" box office can exceed 80 million, and I wish you all a big box office! "

Chapter 1592: The Proliferation Of Small-cost Movies

The box office of "Crazy Stone" continues to rise, giving too many people some illusions.

It turns out that China's movie market has really revived. Not only did Zhang Yimou and other big directors with a box office exceeding 100 million appear, but also many emerging directors emerged, Ning Hao is one of the brightest.

What does this show? It shows that there are still many talented directors buried.

They heard that "Crazy Stone" has a total investment of only 6 million, including the cost of publicity, so it can have such a high box office.

They don't ask for a high box office, just ten to twenty million.

Previous generation/life China During this period, many movie investors emerged, among them a more famous group of people, they have a specific name, called Coal Boss!

Now that coal prices continue to rise, the Boss, who invested in coal mines, felt like investing in gold mines. The price of coal is rising every month and the supply exceeds demand.

These people don't really understand other investments. They can easily be dupe/sway and invest in the film industry that looks very profitable.

They didn't know that the investors could only share about one-third of the box office, and they thought it was their own.

If you look at the investment of 6 million, you can earn 60 million back, which is ten times the profit.What is so difficult about making a movie, isn't Ning Hao not famous before? As long as you have money and keep advertising, can no one watch it?

So during this period, the above suddenly discovered that many films have applied for projects, most of which are small-cost films with an investment of two or three million, and even films with an investment of less than one million.

It's not that if the investment is small, the movie must be bad. But relatively speaking, the attractiveness will be worse, and the box office is more likely to hit the street.

But these people don't know. They just think that if you invest in ten movies, you won't lose if you succeed in one. If you succeed in two or three movies, won't you make a lot of money?

And those directors who graduated from the film school, who are unhappy, are now becoming more active. They used to go out to recommend their assistant directors before, but no one used them, but now there is actually a Boss who actively contacted them and asked them to be directors to make movies!

How can they not seize this opportunity? But when they wanted to invite their classmates to be the assistant director, they found that their classmates were also directors, and they were all making movies.

Some second- and third-line TV drama actors have also become fragrant rice cakes at this time. The big stars of their kind of low-cost movies are definitely not affordable.

The pay of a movie star may exceed their production cost.But those second-tier and third-tier TV drama actors are different. They only cost tens of thousands of yuan per episode, and two or three hundred thousand for a movie. Is the price still low?

And the acting skills of these actors are also good, much better than those newcomers. Because some actors are more productive, the audience looks familiar, maybe they will be a big star in the future.

Xu Zheng's popularity in the TV series is close to the first line. When filming the "Crazy Stone", the pay was only 100,000 yuan!

Ordinarily, they also have high-quality movies in such low-cost movies. For example, "Waiting Alone" released last year was very popular.

But most of them are lost in the long river of history, and the box office failed miserably, and public praise also failed miserably.

Chapter 1593: Iron Man Starts Shooting

Marvel Entertainment has been taken over by Wind & Rain Holding Company Group. Although it is not wholly-owned, Wind & Rain Holding Company Group is the absolute controlling party. For this reason, the Wind & Rain Holding Company Group also paid a high amount of funds, which made many people feel that Feng Yu was fainted this time. A comic group is not worth the premium.

And it is said that Feng Yu also specially acquired Lucas Films for the excellent shooting effect. In fact, it is for the polishing industry, the world's top film special effects Corporation.

At the same time, Feng Yu's friend, Kirilenko, the richest man in Europe, also acquired the world's top Weta Digital, which is said to cooperate with Feng Yu to make movie special effects.

The most funny thing is that Feng Yu actually invested in Cameron's movie. It is said that the total investment amount is as high as one billion US dollars!

This is just a joke. For an investment of One billion US dollars, it takes more than three One billion US dollars to keep the box office. Not to mention, how much box office does it take to make money after the promotional expenses?

Of course, they didn't know that the billion-dollar investment that Feng Yu had promised was not a movie. However, even if the average investment in a movie is more than 200 million US dollars, this figure is enough to scare off many production companies.The current film investment of 100 million US dollars is already a super high production cost. One billion U.S. dollars in exchange for 500 million U.S. dollars in the box office, then the direct profit will be less than 70 million U.S. dollars. After deducting publicity expenses and taxes, the profit may be only 50 million U.S. dollars.

A one-million-dollar investment will take two or three years to make 50% back. If you calculate the annual profit rate, then the profit is not high at all.

Judging from the economic conditions at this time, even if you buy a blue chip stock at random, the annual profit rate may exceed 50%. If you find some well-known financial brokers to take care of it, the profit may exceed 100%.

In their view, Feng Yu's investment is Failed!

Many people are yelling, Feng Yu is no longer miraculous, and frequently fainted. Perhaps in a few years, Feng Yu's position as the richest man in the world will be squeezed out.

Either Bill Gates regained the throne, or the stock god Buffett climbed to the top, there are other top ten rich men in the world, but Kirilenko is not included.

Because Kirilenko’s business has too much involvement with Feng Yu, and Feng Yu’s career has been damaged, Kirilenko’s assets must also shrink. Many people even assert that Kirilenko will fall out within two years. Top ten in the world.Feng Yu, who heard these remarks, did not say much. The remarks of those people could not influence Feng Yu's thoughts at all. Perhaps some of them represent some large consortia. But which big consortium would be willing to confront Feng Yu head-on?

Under normal circumstances, big consortia cooperate with each other to make money from the middle class. At the same time, it is ensured that the number of large consortia will not continue to expand, which means that they will continue to enjoy a transcendent status, which can affect the economy of a region to a certain extent.

If there is a head-on confrontation between large consortia, the biggest possibility is that both sides suffer, and then they will be taken advantage of by other consortia, taking the opportunity to swallow their business, and may even be replaced by some small consortia.

Representatives of those big consortiums contacted Feng Yu more than once and wanted to buy shares in Feng Yu's Corporation. If the Wind & Rain Holding Company group fails, its subsidiaries, such as Amazon, Google, etc., are also very interested.

Of course, their greatest interest is Yibai and Baibao. Unfortunately, these two Corporations have no intention to go public at all, and there is no plan to let anyone buy shares.

When Feng Yu was founded, he had already attracted a group of rich people. For example, Kirilenko, Li's family, Fu's family, etc., together, they are already a force that cannot be underestimated.Most importantly, Feng Yu has the strong backing of China. Once Feng Yu has insufficient funds, he can ask the motherland for help. Therefore, none of the big consortia is willing to face hard steel with Feng Yu.

They can only use some other methods to weaken the image of Feng Yu as a wizard.

When Feng Yu is no longer magical and becomes mediocre, it is the peak of Feng Yu's career. Then, in accordance with the laws of history, a period of stability will be maintained. This period may be long or short. Of course, there is another possibility, that is, it turns from prosperity to decline and slowly declines.

But the second possibility, they think it is not easy to achieve. Although Feng Yu's investment is mostly finance, investment in IT, electronics, machinery manufacturing, food, retail, etc. is in a rising period.

Even if Feng Yu does nothing, he will still be the top richest man in the world.

Those big consortia hope to add one or two words to the top rich man instead of making Feng Yu the only one.

Once Feng Yu's personal assets exceed 100 billion US dollars, then Feng Yu will become a historical myth. At that time, Feng Yu's influence will be greatly increased.

So they are now looking for any way to attack the image of Feng Yu and destroy the myth of Feng Yu.In other industries that Feng Yu invested in, they could not find an excuse to crack down because they were all too successful. Not only has the speed of expansion been rapid, but also the profits are booming.

They used football to attack Feng Yu before, but they were overwhelmed by the drool of Chinese fans.

Although Feng Yu failed to lead the rapid rise of Chinese football, football now is much better than before. And the transparency has been higher, and the game has become more beautiful.

Even if they are still a little bit behind the world's top teams and even the Asian top teams, they see hope. What's more, Feng Yu sent money to send many young team members to study abroad. They don't want to show geniuses like Irving and Ronaldinho, and they are very happy when there are some main players from other strong teams.

So these big consortia are looking for it, and this is the movie entertainment industry, which is suitable for attacking Feng Yu, because so far there is no profit.

The asset restructuring of an MGM alone does not show any value. Although MGM quickly got rid of some burdens, it is not yet profitable.

Now the main income is the distribution of high-definition movie CDs. This income will drop sharply over time. When MGM still has not got the new film to take action, it will inevitably fall into the embarrassing situation of loss again and drag Wind. & Rain Holding Company Group.Therefore, they slandered Feng Yu's investment and all the cultural and entertainment industries under Wind & Rain Holding Company.

But these can't shake Feng Yu's determination to invest in these. Having bought it, Feng Yu will not regret it. What's more, Feng Yu firmly believes that these investments will bring him back high returns in the future.

Perhaps it is not as profitable as financial investment for the time being, but appropriate industrial investment can make his Company more risk-resistant. What's more, American superheroes are controlled by Chinese people, which is still very interesting.

Regardless of what others say, "Iron Man" is already filming.

Chapter 1594: Mr. Feng Is A Great Person

Some media learned that Feng Yu appeared in Los Angeles. It was rumored to be here to check the progress of the filming. Unfortunately, there was no interview at all. The bodyguards made it impossible for the reporters to get close.

MGM has made four major investment films at the same time, and it plans to release multiple films on its behalf, which looks menacing.

The other film Corporations on the Hollywood side are all looking like a rival.

Although they said that neither Feng Yu nor Wind & Rain Holding Company Group had invested in the film and entertainment industry, and had no experience, the possibility of Failed was extremely high.

But none of them dared to underestimate Feng Yu's magic. He has shocked the world's eyes more than once and has done things that ordinary people can't do.

Who knows if Feng Yu will succeed again this time?

Even if it is only half successful, it is already very powerful. If it also contains "Iron Man", it would be even more terrifying.

It shows that Marvel's movies will be liked very much, and it can also drive the sales of surrounding industries, and the profits are definitely very substantial.

Especially when they heard that Feng Yu invested in Mainland, a subsidiary of the Chinese Brothers Corporation, which actually relied on an investment of 6 million RMB to get a high box office of nearly 70 million RMB, and the movie has not yet been released. It.Although it seems that 70 million RMB is nothing at all, less than 10 million U.S. dollars, but don’t forget that the production cost, including promotional expenses, is less than 1 million U.S. dollars.

This is not called success, so what is success?

Feng Yu looked at the filming in front of him, he was very speechless. Are these people funny?

In front of a green screen, Ronaldinho Bert is making various exaggerated actions. It is said that after computer synthesis, it is the scene assembled by Iron Man.

If you see a person doing hard work there, it will feel very ridiculous. The film’s requirements for acting skills are not particularly high, but the cute look created by previous generation/life Ronaldinho Burt still impresses many people.

Ronaldinho Bert is also a somewhat inferior artist. He once had a dark history, but his image has not been reversed. Therefore, his salary is not high, although he is the leading role, it is only half a million dollars, and the villain's salary is 4.5 million dollars.

Originally, MGM's plan was to sign a contract with him first, and then look at the effect before deciding whether to continue cooperation.

However, Feng Yu insisted on signing a ten-film contract with Ronaldinho Bert for an average of 10 million U.S. dollars per film. This is crazy to others.First of all, let's not talk about the premium, but also signed ten consecutive copies. There are many risks in this, including Ronaldinho Bert is not suitable for this role, or after the movie is released, there is no need to shoot a sequel, or Ronaldinho Bert breaks out negative news or something.

However, Feng Yu knows very well that in the future Ronaldinho Bert's salary will directly reach the second highest salary in history of 50 million US dollars, well, second only to Captain Depp.

Of course, this remuneration is not a one-time payment, and it is gradually increasing. For example, the remuneration for this film is only half a million US dollars, while the remuneration for the second film has risen to 2 million US dollars, and the remuneration for the third film is 5 million US dollars... The tenth film is 15 million dollars. Dollar.

This kind of increase was unexpected to everyone. Including Ronaldinho Bert and his agent, after all, Ronaldinho Bert is not a big star at this time.

Ronaldinho Bert is not even a star at this time, and for many years there is no masterpiece of take action. So they considered this condition and signed it.

Of course, the contract also includes some other clauses. For example, they may not be able to get all of their film remuneration, as well as the bonus clause for how much the box office reaches, etc. Ronaldinho Bert and their requirements are only these ten films The shooting was completed within ten years.Almost every starring superhero, Feng Yu asked for a similar contract. Such as the Hulk, such as Captain America, such as Thor, such as Black Widow and so on.

These people are not particularly popular at this time, the Hulk actors are the most popular. They also recognized the contracting methods for many years of film contracts.

In their opinion, this is equivalent to getting a stable job income, at least in the next ten years, enough to ensure that they become close to the first-line stars in Hollywood, where is their worth.

Even if he is a newcomer to the US team, the final film's salary will exceed tens of millions of dollars, which is enough to make him a second-tier star. For the newcomer, this is already a generous condition that cannot be more generous.

They all signed the contract happily. Both MGM and Marvel felt that they had lost a lot. How could they be paid such a high salary? And Iron Man hasn't been released yet. Who knows if this movie has a good box office? Why did you sign a long contract with those actors in advance?

However, Feng Yu feels that he has made a lot of money. The total price of these people's contracts, including bonus terms, will be able to shoot two Marvel movies before he is reborn.

In this way, these artists are all grateful to Feng Yu, thinking that Feng Yu saved them and gave them such a good opportunity, and they are so optimistic about them.Among them, Ronaldinho Bert is the most grateful to Feng Yu, because his salary has increased the most, and he has the longest film contract and the most part.

I saw Feng Yu on the set today, and he deliberately came over: "Mr. Feng, this is Ronaldinho Bert Downey. Thank you for your appreciation of me and for giving me such a generous contract."

These contracts are sufficient to ensure that he will be able to transform from a middle class to a rich class in three years, and become an enviable movie star again, rather than an ordinary small actor.

"I just think you are very talented, so I think you will definitely bring a different performance for the role of Iron Man, so that more people will like Iron Man."

"The reason I have given you the longest contract is also because you are a father. I hope you can fulfill your responsibilities as a father and don't go the wrong way again."

Feng Yu put on a kind person appearance, letting Ronaldinho Burt, who had been down for a long time, shed tears of gratitude. He used to be a star early, but then he fell here because of the wrong path.

Feng Yu can give him such a chance and be so optimistic about him, how can he not be moved?

In fact, Feng Yu also considered signing Depp. He was also the spokesperson of Wind & Rain Appliances before. But Depp has already signed a contract with Disney. Fortunately, MGM participated in the investment and distribution of the two subsequent Pirates of the Caribbean films.The income of movie stars in the U.S. is not even as good as in the 1990s because the film industry is not as fiery/popular as it was then.

Let’s just say that the former Seven Hollywood, now they are all merged and sold.

In order to reduce the risk, Disney agreed to cooperate when MGM threw out the olive branch, also because they knew that the Wind & Rain Holding Company group had the second largest theater chain in North America and the most 3D screens.

"Mr. Feng rest assured, I will act well and live up to your trust! "

Feng Yu smiled and patted Ronaldinho Bert on the shoulder: "Okay, I know you are short of money, and the first film is not paid high. In this way, I will give you another endorsement contract to make your life better as soon as possible stand up."

Ronaldinho Bert was even more touched, he is like this, Mr. Feng is willing to endorse the contract for him, Mr. Feng is really a good person!

Chapter 1595: Time Will Prove Everything

Ralph accompanied Feng Yu around on the set. When Feng Yu got on the car, he finally couldn't help but ask: "Boss, you have given him such a generous contract. It has already given him a great help. Why do you want to endorse the product to him now?"

He was very suspicious, did this Ronaldinho Bert ever help the boss? Otherwise, why would the Boss help him like this?

Feng Yu looked at Ralph with a smile: "You have not been with me for a short time. Have you seen me doing business at a loss?"

Ralph said embarrassingly: "Boss, I can understand the movie appointment. After you are optimistic about the movie, it will sell at the box office. I'm afraid they will raise the price and we can't change actors."

"But this endorsement is different. How can an actor of his level deserve to endorse our products?"

Any product under the Wind & Rain Holding Company group is a brand-name product. Not to mention that Ronaldinho Bert doesn't even have a model, but he is still a bad artist.

Why do actors who earn only half a million dollars accept their endorsement of such famous brand products? In his opinion, even if Ronaldinho Bert can accept advertising endorsements, that is, those fast-food restaurants, the annual advertising fee does not exceed $100,000.But for brands under the Wind & Rain Holding Company group, which endorsement fees are lower? The celebrities that I worked with at the time, such as Johnny Depp, Matt Damon, etc., are all first-line Hollywood stars.

And the stars who are currently cooperating, either are the big stars in the sports field, or are the big stars in the film and television industry, Ronaldinho Bert?

Feng Yu patted Ralph on the shoulder: "Don't be so excited, you can see what happened to Depp when we worked with Depp. Then Depp became popular. How much did we save on endorsement costs?"

"Depp used to have negative news, but now how many fans do he have?"

Ralph couldn't believe it: "Boss, don't you think that Ronaldinho's popularity in the next few years will be comparable to Depp?"

Feng Yu asked, "Why is it impossible?"

Why is this still used? Depp has received good reviews for several consecutive movies, and there will be a few more movies to be released soon.

The gap between the two can be seen from the movie pay. One is tens of millions, the other is hundreds of thousands, how many times the difference!

"However, even if Boss is optimistic about his future, he shouldn't endorse him now. At least he is not worthy to be the endorsement of our products. I insist on that."
"Hahaha, Ralph, you think about the Corporation, I understand it well. I have said that now, let him be the endorsement of the product?"

From the perspective of the Corporation, Ralph is not wrong, and as the CEO of the Corporation, he cannot be decisive at all.

"Not now? But you just said?" Ralph was a little trapped.

"I said that I will give her the endorsement contract now, but the endorsement period can be agreed upon after the release of "Iron Man", presumably this way he will not object.

"Then why not wait for "Iron Man" to be released before signing an endorsement contract with him?" Ralph asked rhetorically. At that time, it could be seen whether Ronaldinho Bert could become popular.

"Do you think that if "Iron Man" exceeds $500 million at the box office, his endorsement fee can still be so low? Even if he agrees, his agent will not agree at that time, and his family will not agree."

"On brocade, add flowers, is not as good as send charcoal in snowy weather. This is our ancient proverb in China, which means to give a little help when a person is most difficult, more than a great help when he is beautiful It’s important and it’s even more grateful."
"Think about it, what is his character's name? Iron Man, isn't it appropriate to endorse our mechanical products or electronic products? You also said that his current endorsement fee will not be very high. In the future, It can save us a lot of money."

Now Ronaldinho Bert’s endorsement fee is given 500,000 yuan a year, and he will sign without hesitation. But five years later, no, two years later, two million a year, he has to think about it for a long time.

The reputation is different, the worth is naturally different.

Ralph lowered his head and pondered for a long time: "Boss, but if we invest this money, we can at least double it in two years, right?"

"But you have to consider that Ronaldinho Bert’s endorsement fee two years later has not only doubled. Let’s go back and ask someone to contact these long-term actors. If they are also short of money, they can contact They also signed a longer endorsement contract."

"They don't have any negative news, at most they are lace news. Letting them do product endorsements first will also help them increase their popularity and have a certain stimulating effect on our movie box office.

In the first movie, everyone is not a well-known actor, and the box office may not have a good performance. But if the actor is not particularly well-known but has a familiar face, he will be regarded as a star.How many celebrities started to enter the entertainment circle from shooting commercials, and then became popular step by step, becoming superstars, and their income is naturally dozens or hundreds of times higher than before!

"Then I will discuss with the president of Kanda, does the Boss specify the specific endorsement product?"

"Wind & Rain Brand is definitely required, as well as Lenovo brand, G-BOX, or Song River car."

Ralph said bitterly, "Boss, these brands you mentioned belong to Taihua Holding Group. We are only selling on a commission basis. Would you like them to endorse Japan's AIWA?"

"No, AIWA's positioning is music, this will not change, and their endorsements are not appropriate. Let's do this first, you guys should also consider and see what products they are suitable for endorsements. You have talked about these together, and let Zong Qingxian know Or Liu Chuanzhi, I will say hello to them."

Feng Yu himself laughed, forgetting that his electronic and mechanical brands belong to Taihua Holding Group.

It looks like a loss now, but in the future they will find that this is simply a stroke of magic.

At very low prices, they signed endorsement contracts with these big stars, or long-term contracts. How much did this save the Corporation?

Only now, it is estimated that many people will think the same as Ralph and think it is not worth it. Time will prove everything, and Feng Yu will not explain too much.People who had laughed at Feng Yu at that time would find that they were the joke.

Feng Yu did not go home, but directly asked the driver to drive to the Wind & Rain Center Arena. There will be a Wind & Rain game tonight, and the second round of the playoffs will play against the Blazers at home.

I heard that Paul Allen happens to be in Los Angeles, maybe he will come to watch the game. Watching Paul Allen's team be abused by his own team can still make Feng Yu happy.

Chapter 1596: The Rice National Team Will Not Work!

Tonight, the Los Angeles Wind & Rain players are very excited. Now they have become the home team of Los Angeles. The former Purple and Golden Corps disintegrated, the Sharks went to the Trail Blazers, and the Lakers didn't even make the playoffs.

Even the ace of the Lakers, Kobe Bryant, hinted more than once that he wanted to come to the Wind & Rain team. Unfortunately, coach GCEO rge Carl did not agree. One is that Kobe's character easily destroys the team's locker room atmosphere, and the other Kobe's style of play is not suitable for the team.

Although the team has changed a lot of personnel, the main force has been completely retained, and the newly added substitute players are also very interesting, the Qing Yishui Chinese player.

If it weren't for this, it wouldn't be right to fall to second place in the Western Conference this year, making the Mavericks the champion. The same goes for the Eastern Conference. The Brooklyn Nets have not changed except for their main players. All the substitutes have been replaced by Russians, which also made them second place and the Pistons climbed to first.

But what surprised Feng Yu was that he remembered that at this time in previous generation/life, the Trail Blazers did not even make it into the playoffs. Unexpectedly, in this life, the Trail Blazers would enter the playoffs again.

But that’s okay. If the Blazers didn’t even make the playoffs, wouldn’t it be one less chance to abuse Paul Allen’s team?Feng Yu said to all the players in the locker room: "In this game, I ask you not only to win, but also to win. Both offensive and defensive ends, everyone must do their best. At the end of the playoffs, everyone can follow Carl? Coach. China, as a sparring partner for the China team, the salary given to you will definitely satisfy you."

Although this year is not an Olympic year, there is a basketball world championship in the summer. Feng Yu also wants to examine the quality of the Chinese players trained in the past few years.

GCEO rge Carl, as a champion coach, was not selected for the coaching staff of the American Dream Team, but was hired by Feng Yu as the head coach of the China team.

He also suffocated his breath to show those who look down on him, he won the best coach and became the champion coach, not have an undeserved reputation, let alone luck!

In the Los Angeles Wind & Rain team’s roster, there are a total of eight Chinese players. Among them are Yao Yao, who can enter the normal rotation of Dazhi, Sun Yue, Space Yi, and Bus, as well as marginal players Liu Wei and Chen Jianghua. And Zhu Fangyu.

There are even some players, although not on the big list, but playing in the subordinate development league, usually as the team's sparring.The main reason is that the guard line of the Wind & Rain team is too fierce. Whether it is Billups, Ginobili or Ali Nas, they are all masters of rhythm, even if Ali Nas is not the same as the previous generation/life. But he has won the best sixth man for two consecutive years, and his hit rate is very high.

And Pierce can also control the ball, so Liu Wei, Chen Jianghua and others don't have many chances to play, but they can also play every month. After all, the Wind & Rain team usually can win with their opponents in three quarters.

The players didn’t say anything. GCEO rge Carl took the lead to express his position: “Boss, don’t worry. Although it’s the playoffs, the old guys in the Trail Blazers are not our opponents at all. The Sharks are old and Yao is the best player in the active league. Good center. As for the rest of the Blazers, it's not to be afraid! "

"This year our team’s Pierce, Billups and Ali Nas weren’t selected for the dream team, and the Brooklyn Nets are the same. I think they are clearly deliberately suppressing our two teams. We reproduced the confrontation of the league in the 1980s, but the bosses of other teams were unable to dip a finger for the championship."

"This year the dream team actually picked so many youngsters. They said they were aggressive, but they ignored the experience. If I meet at the World Championships, I have the confidence to lead the Chinese team and defeat the American team! "Feng Yu nodded with satisfaction: "Very good, I will wipe one's eyes and wait to see how you win!"

Before the players played, Feng Yu went out first and walked to the changing room of the visiting team, and heard the voice of Paul Allen coming from inside.

That guy is also cheering on the players, especially encouraging the Sharks. He even said that if the Sharks can lead the team to defeat the Wind & Rain team and win the championship, he will give the Sharks a high-paying long-term contract next year!

Hey, didn't the Sharks jump out of the final year contract? So this year's Shark's salary should be more than 30 million U.S. dollars, and the Blazers did not pay less in luxury tax.

Tsk tsk, so much money, unfortunately still have to lose. Just like when the Sharks were not Olajuwon’s opponents, although Dayao does not have the huge weight of the previous generation/life, he still maintains flexibility and has a longer range, especially restraining the traditional sitting center like the Sharks.

What's more, the Blazers are the center killer ~ Shouying, maybe the Sharks were injured.

Feng Yu didn't knock on the door, so he opened the door and went in.

"Who?! " Paul Allen was giving the player a government class, when someone dared to disturb him.

"Hi, Paul. Why are you so angry? Do you need me to introduce you to an old Chinese doctor? Go to Huo! "Paul Allen obviously couldn't understand Feng Yu's China humor. He looked at Feng Yu and sneered: "Feng, this is the dressing room of our Trail Blazers."

Feng Yu shrugged: "This is Wind & Rain Arena. I am the boss here. Why, is it not welcome to meet acquaintances and say hello? Let me see, ah, so many basketball stars, no wonder they can enter The playoffs. I heard that you are very optimistic about next year's No. 1 pick Oden. Are you planning to let him replace the Sharks?"

Shark's face changed. No wonder the Blazers didn't renew his contract in advance. They planned to sweep him out immediately!

Paul Allen was furious: "Feng, if you don't understand, don't talk nonsense. How can we have the No. 1 pick? Sark is our team's trump card, this will not change! "

"Who knows, I heard that you can trade to the draft pick after signing first, maybe I remembered it wrong. By the way, with so many star players, do you plan to continue to pay the huge luxury tax next year?"

The current Blazers are just like the previous generation/life of the New York Knicks at this time. The starting players are all tens of millions of All-Stars, and even the substitutes are worth a lot of money.

Obviously, Paul Allen wanted to win the championship this way, but Feng Yu didn't think so. Isn't this the original Lakers F4 replica, the result is definitely still sad."Feng, you are trying to create conflicts between my players. Don't you think these tricks are lost ~ identity?" Paul Allen angered.

"I just stated a fact, but Paul, you seem to have a guilty conscience."

"Hmph, you have won a championship-strength Wind & Rain team with so many Chinese players. You will lose this year! "

"Losing?" Feng Yu glanced at Paul Allen, "Don't say your Trail Blazers can't do this, even your American Dream Team can't! "

Chapter 1597: Microsoft's Plan

After letting a harsh word here, Feng Yu returned to the court in a good mood, and the players should also be on the stage. Both teams swept each other 4-0 in the first round. This game is also known as a preview of the Western Conference Finals. Many experts believe that these two teams have the strength to qualify in the Western Conference.

As for the Mavericks, which are better in the regular season, they are not very optimistic. They think that the Mavericks' tactics are too poor, that is, taking turns in singles. This happens to be what Wind & Rain and the Blazers are good at, and these two teams have more stars.

The game started, and Feng Yu soon put a smile on his mouth.

GCEO rge Carl is too experienced in dealing with big sharks. One is to let Yao pull out a jumper to get the big shark out of the penalty area, and then others continue to break through and hit the penalty area.

This is only half a quarter, and the Sharks have fouled twice.

After the Sharks took a break, the Wind & Rain team's Yao started to show off frequently, with a strong inside line and a high hit rate.

The Trail Blazers really fell into chaos, as GCEO rge Carl said. Whoever gets the ball is a singles, and the pick and roll is their biggest tactical cooperation.

After halftime, the Wind & Rain team had an 18-point lead.Although knowing that if this continues, the fight will end in three quarters, but Feng Yu patiently watched the whole game. Sure enough, the three quarters led by 25 points, and the difference has been maintained until the end.

China's players also provided strong firepower in the fourth quarter and did a good job defensively. Unlike the previous generation/life Feng Yu watching in front of the TV, the Chinese players are all passed by one step.

It seems that GCEO rge Carl really has an outstanding defensive aspect. And the cooperation between the Chinese players also made Feng Yu find it very interesting.

They were like they were on the field, calling out their names directly and letting the opponent run tactics, and the Americans didn't know what they were talking about, they thought it was rubbish.

The offense also has sound and color, and the defensive counterattack fast break, Feng Yu is very satisfied.

At the end of the game, Feng Yu came to the Blazers locker room again, and sure enough, he heard that Paul Allen was furious.

"I gave the team the highest salary in the league, and I paid a huge luxury tax for this. In order to make it easier for you to play away games, I bought the plane for the team. The team's locker room, I also invested a lot Money is built so that you can be very comfortable during rest."
"The result? You gave me this answer? Sark, you have the highest salary in the league, but you can't even deal with the Chinese guy? You can't even beat their backup center? You are not the number one in the league. Center, first star?"

Paul Allen was angry, and the visiting team's locker room door was pushed open again.

He thought it was a reporter who sneaked over to interview him unruly, but when he looked back, it was Feng Yu again!

What are you doing here, show off one's military strength?

"Paul, if it's okay for a while, come to me for a glass of champagne?"

Champagne is the wine for celebration, and it goes without saying what to celebrate.

Paul Allen was trembling with anger, this Feng Yu is bully intolerably, bully intolerably!

"By the way, Paul. I heard that you said in the media some time ago that Microsoft is about to successfully research a new generation of operating systems. It will defeat Lenovo Kingsoft and become the only choice for users?" Feng Yu squinted Asked the eyes.

Paul Allen's big mouth makes Feng Yu very annoying, do you think that Microsoft is the original lonely beggar? Now whether it is public praise or sales, Lenovo Kingsoft's PC operating system and smartphone operating system are ahead of Microsoft.

Even so, Paul Allen is still stubborn, constantly saying that their Microsoft is the best."Of course, we at Microsoft will inevitably become the world's best software Corporation again! " Paul Allen proudly said.

Feng Yu asked, "So you have already admitted that Microsoft is not the best software Corporation now? If you don't want to drink champagne, then I'm not interested in drinking with Failed people."

Feng Yu turned and went out, and Paul Allen's roar came from behind: "Who is the Failed! "

Feng Yu turned his back to Paul Allen and reached out and pointed back.

That night, Paul Allen left Los Angeles and returned to Seattle. Feng Yu is so arrogant, they must respond and make a strong counterattack.

Chapter 1598: Regret Santos

Feng Yu flew to Seattle after watching the second game. This time, I not only inspected the Corporation here, but also a very important thing, which is to bring the local tyrants back to China.

Wake up in the morning, Feng Yu wore a sports suit and took the local tyrant out for a walk. The local tyrant was obviously very happy to see Feng Yu coming back. He lay down at the door of Feng Yu's room early in the morning, waiting for Feng Yu to take it out.

When Feng Yu led the local tyrants for a leisurely walk in the community, as usual, some "passer-by" bodyguards were hidden around. In the past few years, many residents in the community have changed.

For example, two basketball stars in Seattle used to go to other teams, so the house also sold. In recent years, the real estate industry in the United States has been relatively developed, so their houses have also made money.

On the way back, Feng Yu seemed to see an acquaintance. The man was also taken aback when he saw Feng Yu, and then walked over to say hello: "Mr. Feng, you are back."

Feng Yu nodded: "Uh~~ Are you?" Feng Yu just looked familiar, but didn't remember who this was.

The other party was a little embarrassed: "Mr. Feng, you bought Amazon stock from me before." When he said this, the other party's tone was still a little bit resentful.

In the beginning, the price Feng Yu gave was absolutely very high. When he sold it, he was very satisfied.But who would have thought that Amazon has developed so well, much better than Jeff Bezos described to them.

At the beginning, Amazon's small corporation was still playing the emerging internet/network business. He failed to follow the trend and make money on the stockmarket because it was not listed. After selling it to Feng Yu, he invested the money in the stockmarket.

In the beginning, the Internet/Network Technology Corporation really made a lot of money. At that time, his net worth also skyrocketed. He once thought that selling Amazon's stock was a very wise decision, because Amazon was still at a loss.

But soon, the internet/network bubble came and his stock lost a lot of money. Although he broke his wrist in time and allowed him to fish out his capital, his net worth has shrunk by nine tenths.

The economy of the United States has not been very good for the next two to three years, and the stockmarket has been falling in volatility, but Amazon has turned against the market and made a profit at this time.

When the internet/network Corporation made a full loss, Amazon, the Corporation, became profitable, which made him regret it.

But think about Amazon's profitability is not particularly high, so he didn't care too much. He invested money in other industries. Although he didn't make a lot of money, he also had good returns.However, in recent years, Amazon’s profit scale has risen by leaps and bounds. In 2002, its annual profit was less than 10 million U.S. dollars, but its annual profit in 2003 soared to 100 million U.S. dollars. Four billion dollars.

Then Amazon went public and expanded to most countries and regions around the world. Not only did the company's market value soar to tens of billions of dollars, but last year's net profit(s) exceeded one billion dollars!

And this year, in the first quarter alone, Amazon's profit exceeded US$400 million. It is said that there was an increase in the second quarter, and the annual profit is expected to exceed US$1.8 billion.

It's net profit(s) run!

If he hadn't sold Amazon's stock at the beginning, but accepted the dilution like Bezos did and continued to work at Amazon, then his stock would have been worth several hundred million US dollars, which is not even the dividends Amazon gave to shareholders!

The money he took away from the investment has not even made ten million dollars now. Only then did he deeply regret that he could not sleep at night several times.

Because of this incident, his wife kept criticizing him, which led to frequent quarrels between the two and eventually divorced sadly. Not only did he divide a large amount of property to his wife, but he also paid the child's alimony.

Fortunately, his own small Corporation is okay, which gives him some comfort.Seeing Feng Yu today, he couldn't help but come over and say hello. He even hopes that, if possible, he wants to return to Amazon.

As before, it is impossible to become Amazon's top ten shareholders, but he believes that with his own ability, he is still qualified to become an executive. In this way, you can also get stock awards, allowing him to sleep well at night.

Feng Yu knocked his head when he heard the other party say that... Still did not remember the other party's name.

Feng Yu met these people several times in the beginning, and then Ralph was responsible for the acquisition, so Feng Yu had an impression of him, but not deep.

Feng Yu made a remembered look: "Oh, it's you. From your look, it seems that life is pretty good. You are going out to work, so I won't disturb you."

"Mr. Feng, this is Santos, Sigma Santos. Is Mr. Feng going to Amazon when he comes back this time?"

Feng Yu also noticed that Santos has something to say. Thinking about the fact that someone could have become a rich man, but now it seems that his life is good, Feng Yu decided to hear what he could do.

Of course, Feng Yu will not feel sorry for this. Feng Yu did not use any illegal method/trick for his business investment. The stocks were all bought with real money.When I bought Amazon stock, the money spent was not a small amount at the time, and it was a premium.

"Today I am going to Amazon for a look. Are you busy?"

"Mr. Feng, this is the case. I also run a Corporation, but compared to Amazon, the Corporation can't be smaller. When Bezos founded Amazon, I was very supportive. And I am in the management of the Corporation. , Also has a good experience."

"I don't know if Amazon can give me a chance, or if Mr. Feng gives me a chance to return to Amazon to work." Santos looked at Feng Yu expectantly.

"Local tyrant, don't worry, go home soon." Feng Yu calmed the local tyrant who was anxious to go home, then looked at Santos: "I don't care about Amazon's business. Specific matters are left to Bezos. . You convince me, it’s better to try to persuade Bezos. I still have something to go."

Santos watched Feng Yu leave with a disappointed look. Why didn't he try to convince Bezos, but Bezos was very angry at his betrayal and didn't want to talk to him at all.

It seems that he has no hope of returning to Amazon in his life. It is better to run your own real estate agent Corporation honestly. Now that the real estate industry is so good, he can also make a lot of money.If Feng Yu knows that Santos manages real estate, he will definitely give him some tips, for example, next year, consider changing businesses or something.

It's a pity that Santos didn't say, and Feng Yu naturally wouldn't ask. Santos didn't know, he missed a good opportunity once again, and this time, his career suffered an even more serious blow!

Chapter 1599: Electronic Paper Book

After breakfast, Feng Yu rested for a while before going to Amazon.

After arriving at the Corporation, Feng Yu went directly to the office/bureau of Bezos. When Bezos saw Feng Yu, he immediately stood up while still holding a thick stack of documents in his hand.

"Mr. Feng, you are finally here. Recently, I have an idea, maybe we, Amazon, can make a product that changes people's habits! " Bezos impatient said.

Feng Yu raised his eyebrows: "A product that changes people's habits? You mean electronic paper books?"

Bezos's smile froze, what, how is this possible? He hasn't said yet, how could Feng Yu guess it all at once? !

"Mr. Feng, you, how did you know?" Bezos looked shocked.

Feng Yu said in his heart that this seems to be a very new thing now, but in the previous generation/life, it is not a big deal, right?

Previous generation/life The true concept of electronic paper books, or electronic devices, was proposed by Amazon. But the first to be made was Sony, Philips and E-INK Corporation. Feng Yu never thought of this, so he didn't remind him.Just now, Bezos said that Feng Yu only remembered the products that changed people's habits. It should be the electronic device created by Amazon. And Philips didn't choose to cooperate with Sony in this life, so Sony just made this product by itself, and after it was launched to the market, the response was very poor.

"Because of this thing, someone in China has already proposed it. Maybe you don't know that in China, many of them are paid on the internet/network, which is nothing unusual. And this product, Sony has already made it. , I haven’t sold much in Japan, and user feedback is not very good."

Feng Yu looks like making a fuss about nothing, but in fact inner heart is very happy. The reason why Sony's products were not good at the beginning was that E-INK technology was not good enough, but now, this technology is already very good.

With this product, it is closer to the birth of the tablet, and this product can also stimulate electronic consumption and make more money for him.

Of course, it is impossible for electronics to replace traditional paper, at least not in a short time. Many people still like to hold books in their hands, they like the smell of paper, and they don’t have the power to read them.Hearing Feng Yu's words, Bezos seemed to be hit hard. He thought he had come up with a brilliant idea, but he didn't expect that the Chinese had already thought of it, and Sony had already launched one, he didn't know.

"Mr. Feng, is it made by Taihua Holding Group? Is it made by Wind & Rain Electronics or Lenovo Group? Can this technology be licensed to Amazon, we are the world's largest internet/network book distributor, or The word internet/network can also be removed. If this product is branded with Amazon's trademark, it will definitely sell better! "

"This is still under development and has not been made yet. Why, Amazon intends to do this? It seems appropriate for you to say that." Wind & Rain Electronics gave up after half of the research, because they are now focusing on tablets. Well, they think this electronic paper book will soon be replaced by a tablet.

Bezos was ecstatic: "So Mr. Feng agreed to let Amazon develop this product?"

"Agree, why disagree. What you said makes sense. Amazon is the world's largest book distributor. It is really good to sell this product by Amazon. However, if you develop it, you should cooperate with other companies."

"By the way, what you have in your hand is a copywriting plan. Show me."As soon as Feng Yu stretched out his hand, Bezos quickly handed the document to Feng Yu, and at the same time introduced the product he imagined.

There is now such a technology called electronic paper and electronic ink, which is a product developed as a substitute for office paper.

So this product is quite different from a tablet, but it also has some things in common. Of course, it cannot be understood as an oversized MP3, because the technology used is different.

And Feng Yu looked at the design of this product, and also has a keyboard, similar to the keyboard of the BlackBerry phone, and has many function keys.

Compared with the products that Feng Yu previous generation/life has seen, this product is still very different. The electronic paper books that Feng Yu previous generation/life have seen do not have a full keyboard, just a few keystrokes. .

Moreover, this electronic paper book does not have much memory and not many functions. According to Bezos's vision, electronic paper books are enough, and the supported formats are also limited. There are only two kinds of TXT and PDF. Bezos' idea is to develop one An electronic document format belonging to Amazon.

Feng Yu looked through it a bit and asked Bezos some more questions, then he closed the copy."Bezos, this electronic paper book idea is fine, but your idea is too limited. Yes, your design is 64M memory, enough to store hundreds of TXT format electronic paper books, but this is too small. I know , You designed to support SD card expansion, but why not just make it bigger?"

"Also, there are too few supported formats. You want to make your own electronic document format. This is ok, but the first thing to do is to be compatible with other formats. For example, Microsoft's format, Lenovo Kingsoft's format, etc."

"Only in the TXT format, mobile phones can do it, and Super MP3 can do it too. You just enlarge the screen and enhance the function. Why should someone buy your product?"

"Electronic paper books can be read not only with eyes, but also with ears. Just like children, many are literate, but they don't like to read fairy tale books by themselves, but like their parents to tell them. So this electric Paper books, why can’t there be a listening mode?"

"Since there is listening, then there can be a recording mode, so that parents can record some stories and listen to their children. So this product needs to have a headphone jack and even connect a microphone."
"There is another important point. You said that this product is lighter than ordinary books, but you have designed so many buttons, which are completely redundant. Why not use touch screen technology directly? You don’t have a pen? You only need a few A simple function button is enough. Just like the smart phone series of Wind & Rain mobile phones, so many buttons are abandoned, so that the screen can be made larger, the body can be made smaller, and it becomes lighter."

"If you want this product to replace books, you must have a cover of a normal book, so this product must also be able to display beautiful book cover pictures, or illustrations, so this product must be capable of pictures and pictures in multiple formats. "

"In terms of time, this product is more power-saving than MP3, but you must also consider time. It is best to keep turning more than 10,000 pages! "

"I have put forward so many requirements for the time being. As long as they can be resolved, then this product will definitely be welcomed by the market. If you want to do it, you can entrust companies such as Wind & Rain Electronics to develop and design for Amazon."

"Really? That's great. This product is bound to make our Amazon e-book sales to a higher level! "

Chapter 1600: Soaring Interest

For the time being, electronic paper books still have great advantages. For example, the protection of eyesight is better than other electronic products. Because it does not flicker and does not hurt the eyes. If you look at the LCD screen for a long time, you will always feel eye fatigue because the light is too strong.

And with the display technology of this electronic paper book, there is no reflection under strong light, and it is more convenient when outdoors.

And this product has no radiation, and is safer and healthier than other electronic products.

When this page stays in one place, it still does not consume electricity, which makes it longer to use.

The previous generation/life at the entrances of the great streets and small alleys are very much past the billboards. In fact, this electronic ink and electronic paper technology is used. It looks bright for a day, in fact, it does not consume electricity at all, and it is close to 100 electronic sales.

Another important point is that after making this product, it can still suppress Sony. Feng Yu is sure that Sony is also preparing the Second Generation product of Electronic Paper Book.

Feng Yu personally called Jiang Wanmeng and asked him how long it would take to launch the product if the electronic paper book project was restarted.Jiang Wanmeng told Feng Yu good news. In one month, it only takes one month to cooperate with Aihua Electronics and they can produce mature products. Because in many aspects, these are in common with MP3, tablet computers, etc., some software can be used directly, and the system is easier.

If you change the HOS system a bit, you can put it on the electronic paper book to ensure that there will be no problems. He talked to Lei Dajun before.

Feng Yu was very satisfied with the product in one month. He told Jiang Wanmeng that the samples will be made immediately, and then they will be released to the world under multiple brands to occupy this huge market!

Bezos was also very excited when he learned that samples could be made in one month. He hastened to increase the number of e-books and started making audio.

The origin, which was also notified, also began to produce audio and began to invest in the purchase of electronic copyrights in preparation for the launch of this product.

Moreover, Origin also intends to take this opportunity to launch its own electronic paper books and continue to expand its electronics. With the name of the largest electronic original base, they believe that the sales of electronic paper books with Origin trademarks will not be bad.

These Feng Yu all agreed that, with one product as the core, the development of peripheral derivative products to make a profit is originally a normal business way. The people at Origin are still very business-minded.Japan's AIWA Corporation has also begun to make preparations. Philips and Thomson in Europe are also preparing, mainly because the language versions of various e-books are different. Only English and Chinese can occupy most of the market, but they are not enough.

Feng Yu also arranged for Taihua holdings and contacted several partners of Lenovo Kingsoft. Through them, they acquired some local e-book download websites to provide users with e-book download services in different languages.

Feng Yu put forward another requirement, that is, this electronic paper book should be able to access the Internet. Let people not only download through computers, but directly download e-books through wireless internet/network.

This point requires a wireless network card to be installed inside the e-book. Fortunately, Aihua Electronics says it is no problem. It should be possible to change the technology of the mobile phone slightly.

Before the electronic paper book had a sample, Amazon's actions attracted many people's attention.

Although Amazon is the world's largest book vendor and e-book vendor, it is not the only one. There are many such corporations in the world, and of course the scale is much smaller than Amazon.

Some of the Corporation reacted, as if Amazon was going to make some big moves. Is it just for downloading to MP3 users? But many people responded that the product had a small screen and it was very tiring.Only Sony Corporation reacted. They contacted their partner E-INK and learned that two companies had purchased E-INK’s e-paper and e-ink technologies. These two companies are Wind & Rain Holding Company Group and Taihua Holding Group.

Sony immediately understood that Feng Yu definitely wanted to enter the field of electronic paper books. This was a field pioneered by their Sony. Although it was proposed by Amazon, they were first made by Sony.

Originally, Sony planned to launch a new generation of electronic paper books at the end of the year. Now Sony has decided to launch it as soon as possible, and it is best before the third quarter, so that Feng Yu will not be given a chance to lead them again.

Bezos held a press conference at this time to announce to the world that Amazon will produce an electronic paper book to provide more users with a better experience.

After the news broke out, many media were exclaiming, is it possible that an internet/network Corporation like Amazon will also enter the hardware industry?

The product Bezos said should belong to an electronic product, right? Is Amazon's technology in this area so powerful?

Sony also immediately held a press conference to announce that their Second Generation electronic paper book will be launched before the third quarter of this year. Suddenly, the world's attention to electronic paper books has skyrocketed to a new height!

Chapter 1601: On Sale The Same Day As Cheney

Under Oga's personal urging, Sony's second generation electronic paper book project is progressing rapidly, and they will be able to produce the finished product in half a month.

Neither Amazon nor Wind & Rain Electronics have announced that they have been successfully developed, so Norio Oga firmly believes that this time, Sony will take the lead!

As the world's top consumer electronics group, Sony is leading the world in many products, and the pace of developing new products has never stopped.

Although these years have not gone well, especially after the match with Wind & Rain Electronics, Sony is still profitable and its profit growth is still considerable.

But Sony is always held down by Wind & Rain Electronics and others in terms of products, which makes Norio Oga very angry. He was eager to win back the game, so he took the lead in launching the electronic paper book only two years ago.

Unfortunately, the response of that product in Japan was very poor. I didn't say how much it was sold at all, and received many complaints.

Fortunately, they broke their wrists and terminated the project in time, otherwise it would have a great negative impact on Sony's entire brand.

Of course, there are still many products, Sony is ahead of Wind & Rain Electronics, even all brands under Feng Yu.For example, TV vidCEO game(s), although the sales of Nintendo and G-BOX are very good, their new Sony sales are better, occupying 40% of the market share, but Sony has also discovered that now Nintendo’s new products And G-BOX’s Second Generation product sales also accounted for 30% of the market share, especially G-BOX’s game discs sold the most, because they have the most new games and more fun games.

So in terms of overall profit, Sony is actually inferior to G-BOX. But the sales lead still allows them to face other competitors proudly.

In terms of digital cameras and digital camcorders, Sony and Japan’s other brands are also among the top in the world. Together, they account for more than half of the world’s market share. In particular, digital camcorders have a share close to two-thirds.

However, we cannot ignore the products of Europe, China and South Korea. They are also catching up very quickly. Both in product design and technology, they should not be underestimated. What they hate most is China's products. The price-performance ratio is so good that they have taken away a lot of their markets, especially the low-end consumer market.

Of course, in terms of flat-screen TVs, Japan is still the strongest. Not to mention that the plasma market share is more than two-thirds, although the share of liquid crystal is small, less than half, but the profit of plasma is higher.In this regard, they are not worried about China, but worried about manufacturers in South Korea and Taiwan.

There are other entertainment aspects. Feng Yu unexpectedly acquired MGM, and master stroke invested so many high-cost movies and signed many big directors, which made Sony wary of abnormalities.

Of course, Sony is still easily suppressing MGM, which is also Sony's lead. Not to mention, Sony’s music CDs are also very well managed.

But in terms of other products, the Company under the name of Feng Yu leads the way. Whether it is computers, mobile phones or MP3, these very profitable electronic products, Sony's share is decreasing.

Although the sales volume is also increasing, it is actually because the market is expanding, and the number of others is increasing significantly more than Sony. If Sony cannot maintain the lead in new products, then Sony's brand value will continue to decline.

Many of their products are now sold on the basis of Sony's brand reputation. Once the brand value declines, the popularity decreases, and the consumer recognition decreases, then the profits that can be made relying on the added value of the brand will decrease.

So they urgently need a new product to inspire people and show the world that Sony is still the powerful Sony, and it is still a Sony worthy of consumer choice and trust.

And the company that defeated Feng Yu is the best proof!Feng Yu's Corporation, but even the incredible Microsoft has defeated it. If Sony can beat Feng Yu's Corporation, doesn't it prove that Sony is stronger?

And this time, it can be clearly said that Feng Yu's Corporation followed their products, because the electronic paper book was first launched by Sony!

Chapter 1602: The Gap Is Obvious

Sony held a press conference to announce their new launch of PRS500. This time, Norio Oga personally hosted the press conference.

At the press conference, Norio Oga gave an impassioned speech, publicizing how excellent and useful their product is. And for this product, they also specially developed the BBeB e-book format, which can be imported only by synchronizing the software installed on the PC.

And their product has a 6-inch E-INK screen with 4-level grayscale, 800*600 resolution, less than 20 buttons in the entire body, weighs only 250 grams, and has a storage space of 64M, which can support Their TF card is expanded, and the power can turn 7500 pages continuously...

The price is three hundred and fifty dollars, which is slightly lower than the first-generation price, and the product is fully upgraded.

At the end of this conference, Norio Oga thought that everyone should come to consult related product details, but he found that it seemed that things were not right, why did everyone go?

He asked a media reporter belonging to Sony and found out that AIWA had also held a press conference to launch an electronic paper book.

what? When did AIWA say it will be an electronic paper book? Doesn’t it mean that there are only Wind & Rain Electronics and Amazon?Norio Oga sent a subordinate to the AIWA press conference to find out what the other party's product looks like. Why is it so coincidental that it was released on the same day as their product?

This is obviously deliberate!

And he himself immediately browsed on the internet/network to see if Amazon, Wind & Rain Electronics, etc. have also launched electronic paper books, or that this is the success of AIWA's own research.

Looking at the news, I found out that Wind & Rain Electronics, Aihua Electronics, Amazon, AIWA, etc. had released electronic paper books almost at the same time, and Philips, Thomson and other Corporations acted as consignment companies for these products, helping them to sell in Europe and other regions. .

Norio Oga was very angry. They also chose to release a new product today, aimed at Sony. But he is not worried, Sony has relevant development experience, and the product design is excellent, and the functions are also very powerful.

Besides, this is Sony's first press conference. Maybe the company's products have not been produced yet, just to gain attention.

In short, Sony will not lose this time!

Hajime Yagyu stood on the stage with a red face, showing their new products to the media and representatives of the industry below.The body size is smaller than Sony's, but the screen is the same size, resolution, grayscale, etc. are also exactly the same. However, they put the digital buttons on the side, and there are only five function buttons below, and the whole body has only ten buttons, which is more concise.

However, when the operation is displayed, it is better than Sony's, such as faster page turning speed, the battery supports continuous page turning of 10,000 pages, and supports almost all mainstream electronic document formats.

The body is thinner, only 9.9mm in length and width, and smaller than Sony's, making this book even more compact.

Sony’s products only have two colors, white and black. Although these two colors look good, when AIWA once again showed a variety of color matching shells, many guests still exclaimed.

The red one is beautiful, and the pink one is also good. There is also the silver one, which is also very shiny.

What else did they see? On the back of the fuselage, there is also a Japanese flag pattern. Does this mean that this product is only sold in Japan?

This makes more people feel that they should be praised. We Japanese people use electronic paper books printed with the Japanese flag.

They also heard a very important point. This electronic paper book even supports voice reading. Although it sounds like it is not emotional and very mechanized, it is also very advanced.And Hajime Yagyu immediately told them the good news. Their online music store department of AIWA has separated another department, which is online e-book downloads, with more e-book options, and the current number exceeds 100,000. It is still increasing rapidly.

The most important thing is that there are books to be read aloud by well-known voice actors, so that you can really experience it for oneself. AIWA's sound quality technology guarantees the truest sound reproduction to the greatest extent.

Listening to books, this AIWA product can actually listen to books! Not the kind of cold electronic sound!

But if this version is downloaded, will the memory capacity be too small?

They discovered that the memory capacity of AIWA is available in two versions, 128M and 256M, which are much larger than Sony's products. It also supports SD card expansion.

In terms of price, the 128M is only 379 US dollars, and the 256M is only 399 US dollars. This is much higher than Sony's.

And the most important point of this product is that it can support wireless internet/network. It can connect to WIFI and has a built-in wireless network card. You can log in to AIWA’s e-book internet/network store and download it with one click. , Very convenient.

This does not require a PC, you can also download books of interest, and can be downloaded anytime, anywhere, so much convenience.After this product appeared, everyone discovered that Sony's electronic paper books are simply rubbish!

Originally, Sony was still preparing to welcome customers' buying frenzy after the press conference was over. As a result, Sony found that there didn't seem to be many customers asking and buying their products.

They have prepared 100,000 units in Japan alone and 400,000 units in the European and American markets. They originally thought they would be sold out by the end of this year.

But what is going on, why not many people pay attention? Is the news of the press conference not big enough, or is it because everyone hasn't seen the news?

Of course not, everyone has seen the news of Sony's new product releases, but when AIWA and other electronic paper books were also announced, a comparison of the two products immediately appeared on the internet/network.

From the appearance point of view, AIWA and others have won!

From a performance point of view, AIWA and others have won!

From the point of view of content provision, AIWA and others have won!

In addition to the price, it seems that Sony has no advantage. All of a sudden, it opened the grade, and it seemed that Sony's products were extremely LOW!

Sony has always been synonymous with advanced consumer electronics, but it has suddenly fallen to this point.

The AIWA store, not far from the Sony store, is packed with consumers. Many people are very interested in this electronic paper book.AIWA Corporation is right. With this, it is equivalent to having a mobile library. Whether it is used or professional books, it is much more convenient.

So the Sony store employees looked at the sales of fiery/popular at AIWA, but they panicked.

Norio Oga turned off the computer, and he discovered that this time, Sony actually lost again!

Impossible, how can the powerful Sony fail again and again? To upgrade, the product must be upgraded immediately to regain the market!

Chapter 1603: Unusually Hot E-paper Book

[Many merchants are selling electronic paper books together, currently divided into two grades, Sony is the first grade, other brands are the first grade, but Sony is the second grade]

【Electronic paper book, a product that changes people's habits. 】

[Bezos said: The reason for launching Amazon's electronic paper books is that they do not want electronic paper books to be destroyed by Sony products]

[Electronic paper books are convenient for people. If they are still so cumbersome, why do they need electronic paper books? 】

[Amazon, as the largest book supplier, has an obligation to let more people get used to books and enrich themselves]

[Multi-Corporation co-developed electronic paper books, what does Feng Yu mean? 】

Chapter 1604: The Abused Wen Dongjun

"Feng Yu, Pierce, did they come to China?" Wen Dongjun called and asked.

Feng Yu moved the phone away from his ears. Isn't it just some stars? As for being so excited? Early in the morning, I called and asked.

"Not yet, it should be in the capital in two hours. Why, this has something to do with you? Aren't you still in the Olympics~ Organizing Committee, transferred back to basketball?" Feng Yu glanced at the wall clock on the wall Then asked lazily.

"They are really here! It's great, I can finally meet these NBA stars."

"What big star is just a professional athlete. Besides, are our basketball players in China very poor? Isn’t it also a great improvement in the past few years. And you haven’t watched the NBA playoffs this year? It’s Dayao. Arrived MVP! You also government employee/civil servant, this idea is very problematic! "

How can one raise the ambition of others and destroy one's own power?

"Stop talking, I'll ask where they train, I'm going to take a photo with them! "

Feng Yu looked at the hung up phone and shook his head helplessly. The training must be at night, and they shouldn’t take a break after getting off the plane.However, Feng Yu also pays attention to this matter. He looked at the list of this year's dream team, with the 03 generation as the main force, and there are still rookies in 2004 and 2005, really consider everyone else beneath one. He remembered that at this time in the previous generation/life, the Dream Team only got a third place. In this life, he wanted to make the Dream Team not even the third place!

These basketball players from China have also experienced the baptism of the NBA playoffs, and there are some people who have been sent by Feng Yu to the US to play NCAA, which is the college league. Among them, Chen Jianghua has performed well. The speed is not slower than the previous generation/life, but it is more aggressive.

After sleeping again, Feng Yu got up. Clean up, and go to the Corporation.

In the evening, Feng Yu hosted a banquet in Quanjude to welcome these players, as well as GCEO rge Carl and his coaching team.

Wen Dongjun, who learned of this, was shocked to skip work early, and rushed over to meet these people as soon as he said anything.

Entering the box, Wen Dongjun first took these people for a big group photo. They saw that this was brought by Feng Yu, but they did not refuse.

But right after Wen Dongjun took a group photo one by one, Feng Yu couldn't bear it. These people like TM are all working for me. You are my hair, can you not be so embarrassed!During the meal, Feng Yu was surprised to find that Wen Dongjun's English was quite good. Although he didn't speak particularly slippery, he was able to communicate with them normally!

It seems that this product has been put into the Olympic Organizing Committee and worked hard.

However, Feng Yu sees that Wen Dongjun's biggest specialty is eating. Those athletes are much stronger than Wen Dongjun, but no one can eat him!

The speed of the burrito, the hand is almost phantom.

Feng Yu was slowly rolling the duck cake, Wen Dongjun suddenly took his arm and shouted: "Feng Yu, did you hear that? They invited me to play with them at night. This is an invitation to play a game, I can We are playing with the championship team of the NBA! "

Feng Yu looked at the roast duck slices falling on the table and said helplessly: "If you want to find abuse, I won't stop it. Maybe you can't see how powerful they are on TV. If you really want to fight with them, , You may lose your love for basketball."

Feng Yu also played with them once in Los Angeles, only to realize that even the rookies who can't usually play, are all violently forced.

No matter how weak they are, they are also professional players. Just like many people think that Dayao is stupid, but there have been times when he dribbled the ball and the whole game was one-stop.And when you really stand with Dayao, you will realize how small you are. If you want to steal the ball, you simply can't reach it. Even when Dayao is leaning on you, you have difficulty even taking off.

Chapter 1605: They Can Only Imitate

It was noisy on the court, Feng Yu walked aside to answer the phone: "Old Liu, it's so late, isn't it good for me to have supper?"

"Chief Feng, if you look at the news, Microsoft announced the launch of their new generation smartphone operating system! " Liu Chuanzhi said quickly.

Feng Yu was a little surprised. When I saw Paul Allen last time, there was no such thing. I didn't expect Microsoft to act very fast.

Isn't Microsoft still busy doing their WIN7 system? And their TAB tablet project needs to restart XP, office software, browser, player projects, etc. are all in progress, and they can launch a new smartphone operating system so quickly. Microsoft is indeed Microsoft.

It is said that the centipede, dead but showing no signs of rigor mortis, not to mention that Microsoft has not been knocked down. They are still profitable last year and this year, but their profits have dropped a little.

The stock is affected, but it does not affect the profitability of their products. The decline in stocks only means that the book assets of shareholders who hold Microsoft shares have shrunk, and it does not mean that Microsoft has lost money.

Feng Yu logged in to Sina with his mobile phone, and it really was mentioned in the news. Because Sina has branch offices in the United States, the news updates are the fastest, and it has become China's current portal website with the most users and the first Chinese portal website.Four Star Group, Motorola, Sony, Songxia, LG, Dopod and many other mobile phone manufacturers have announced that they will launch smart phones loaded with Microsoft's new smart phone operating system.

The once smartest competition system has now become a sole proprietorship of Nokia. They are the same as BlackBerry, now they have become their own play~ their own.

Of course, their system also has its own advantages, but in comparison, the disadvantages are still more than the advantages.

Microsoft is not challenging BlackBerry, nor Nokia, but the HOS system of Lenovo Kingsoft.

Because the sales of Wind & Rain smartphones are getting better and better, the market share is getting bigger and bigger, and the public praise has surpassed BlackBerry, and it has become the benchmark of the world's smartphones.

If Microsoft does not launch a new system, it is afraid that more and more users have become accustomed to the HOS system, so it will not be so easy for them to reverse user inertia.

They took advantage of the Wind & Rain smartphone to launch the third generation, and the fourth generation is still far in the indefinite future, launch their new system, and allow other mobile phone manufacturers to launch new smartphones to encircle and suppress Wind & Rain smart phone, encirclement and suppress HOS system.

I have to say that the timing is very good.Feng Yu replied a call to Liu Chuanzhi: "There is no need to worry about this. Don't let everyone work overtime overnight. You should rest and rest normally. Tomorrow morning, we will have a meeting."

Liu Chuanzhi hung up the phone, very puzzled. At this time, why is Feng Yu so calm? Could it be that he had expected this situation a long time ago? And he also figured out a solution?

He really wanted to call other people and came up with countermeasures overnight. But now, he is not in a hurry.

Because Feng Yu said that it will be solved tomorrow, he believes that it will be solved tomorrow. Feng Yu has never disappointed.

Feng Yu is leaving, Wen Dongjun is also leaving, staying here is even more embarrassing. He decided to go home and have a good night's sleep, forget about today's troubles, maybe he can find his love for basketball again.

Feng Yu returned home, but failed to rest. Instead, he led the local tyrant to the bathroom downstairs, filled a large basin with water, and then asked the local tyrant to jump in.

The local tyrant lay comfortably in warm water. After Feng Yu moistened the local tyrant's body with water, he began to bathe the local tyrant with a bath liquid specially designed for dogs.

The local tyrant squinted his eyes comfortably, and every time he took a bath, he was more active than Feng Yu.I rubbed the whole body, combed carefully several times with a comb, flushed, and dried. The local tyrant went to his room to rest with great satisfaction, while Feng Yu had to clean up the bathroom, and then went upstairs to take a shower.

Take a bath for the local tyrant, which makes him wet.

The next morning, Feng Yu slept again until he woke up naturally, and then took the local tyrant out for a lap before calling the driver to send himself to the Corporation.

When he arrived at the Corporation, other executives had already been waiting for him in the conference room.

Feng Yu took the main role and looked at everyone with a smile: "Why, looking at everyone's expressions, they all seem a little anxious. Isn't it that Microsoft has released their new smartphone operating system? What can you worry about? ?"

"Chief Feng, it took Microsoft so long to make such an operating system. It must have been greatly enhanced in terms of functionality. We have to deal with it cautiously." Qiu Bojun's face was full of worries.

Lei Dajun objected: "I don't think it is necessary to ask. The VISTA system is still a product that Microsoft has made for several years, but the performance is not as good as XP. Isn't it also the defeat of our XOS?"

Feng Yu looked at Lei Dajun with satisfaction: "Yes, you can't take Microsoft's new products too much as an unsurpassable goal, but let's not take it lightly."
"For their new system, don't so many mobile phone manufacturers have announced support and will launch new smartphones? Old Xu, I remember you told me that our smartphone configuration can be upgraded, right?"

Xu Lihua replied: "It is possible to make some upgrades, such as increasing the memory, making some changes to the screen size, making some changes to the screen resolution, increasing the battery power, increasing the camera pixels, etc. The core of the mobile phone processor is temporarily There is nothing to upgrade."

Feng Yu looked at Lei Dajun: "So, can we make some upgrades to our HOS? For example, can it be faster, lower power consumption, and add some functional software?"

"This is of course no problem. We can update at any time, but they are all updated on the original basis. There are not many additions to the functional software and game software.

Feng Yu nodded: "Look, the problem has been solved."

Everyone else looked at Feng Yu and felt baffling, what could be solved? These upgrades are not enough for us to launch Wind & Rain S4.

"Everyone thinks we are going to launch the fourth-generation Wind & Rain smart phone? No, we are going to launch an upgraded version of the third-generation! "
"Our current smartphone has a 2.6-inch screen, right? So why can't we launch a 3.0-inch large-screen model? This mobile phone can be called Wind & Rain S3+, which is an upgraded version of S3. We are in hardware and software All of the above have been upgraded, and even the screen has become larger. Although this is not a new model, it is enough to deal with the new smartphones of other manufacturers."

"It's not that I look down on them, but their thinking is limited. They will not have any outstanding design in a short time, whether it is appearance or function. So we don't need to worry too much. On the contrary, this time, it will be better The dominance of our Wind & Rain mobile phone! "

"They can only imitate us forever! "

Chapter 1606: Smartphone War

[Sony announced the launch of the W958C smart phone, two-in-one keyboard and handwriting, ultra-high memory, one and only]

[Motorola is about to launch smart phone Q1, equipped with Microsoft's fifth-generation smart phone operating system, ultra-thin full keyboard design, classic reproduction]

[Four-star I320, a super smart phone supporting voice recognition]

Chapter 1607: Another Pre-sale

Everyone is confused about this press conference, your press conference, even the performance parameters of the mobile phone have not been announced? So what are you doing in this press conference?

But soon, other manufacturers understood.

On the official website of Wind & Rain mobile phone, a large number of messages appeared, all users were asking, what exactly is the new S3+, what are the performance parameters, and how much is the price?

They discovered that, unknowingly, Wind & Rain mobile phones already have such a large user group. These people are all looking forward to the new smart phones of Wind & Rain mobile phones.

This is definitely not good news for them.

When users look forward to a brand's new style, even if you launch a new style, they have to make a comparison in mind.

If your performance surpasses the other party in an all-round way, it's okay, but only partially, users may not buy it. This is a function of the brand, which cultivates user loyalty.

And once your performance is not stronger than the other party, then the trouble will come, consumers will not even consider your product, unless you have an absolute advantage in price.

The performance and price of their new mobile phones are all compared according to Wind & Rain S3. They are confident that the hardware parameters are not worse than S3, and some are even better.But they don't know what the performance parameters of this S3+ are, whether there will be a great leap?

However, things have developed to this point, and they will not stop the release of new models, and they do not believe how much this new smart phone can be improved.

In their view, it is nothing more than a larger memory and a little bit of enhancement of system functions, and there will not be much change. If there are many changes, then they might as well directly launch a new generation of smart phones.

As a result, new smartphones from major mobile phone manufacturers were launched at the same time.

They believe that there is something unexpected about Wind & Rain mobile phones, that is, although they can quickly design upgrades, but the factory may not be able to produce them, this is their advantage.

Wind & Rain mobile phones are indeed too late to produce new phones. Normally, there is always a certain amount of inventory before they can be listed.

But this time, the Wind & Rain mobile phone adopted a not new method, pre-sale on the official website!

The Wind & Rain mobile phone announced the performance parameters of S3+. At the same time, it is very bad. It made a comparison table of the parameters of other manufacturers' new smart phones and put it on their official website.

The color screen of the Wind & Rain mobile phone is 260,000 colors. Only Sony, Motorola and some Japanese manufacturers have done this. The four-star phone is still 65,000 colors.The screen resolution, they are all 240*320, the screen size is between 2 inches and 2.2 inches! Only Nokia's resolution is 416*352, but the screen size is only 2.1 inches.

The resolution of Wind & Rain S3+ is 416*352, and the screen size is 3.0. Even the screen size of S3 is 2.6. How do they compare?

The body memory, Sony has made a great change, 4GB. Of course, Wind & Rain S3+ is also 4GB and also supports SD card expansion.

As for other mobile phones, Nokia only has 75M of RAM, four-star is 128M and 64M, and Motorola has 1GB, which is totally incomparable.

In terms of cameras, Motorola and Nokia both have 2 megapixels, and 4-star has 1.3 megapixels, but Sony has no camera at all!

Wind & Rain S3+ has not only 2 megapixels, but also dual front and rear cameras. And supports three times optical zoom, eight times digital zoom.

Other manufacturers only support digital zoom, there are four times and eight times, and all have only one rear camera. The smart phone has a camera function, so what do you want so clear?

Wind & Rain S3+ can also shoot clearer video formats, while other mobile phones shots are more blurry. This is another win for Wind & Rain S3+!And in terms of Internet function, data transmission function, GPS positioning function, etc., they do not have any functions, which can be comparable to Wind & Rain S3+.

In terms of talk time, they are mostly six to eight hours, and the battery power does not exceed 1,000 mAh, but the battery power of Wind & Rain S3+ reaches 2,000 mAh.

Of course, the call duration has not more than doubled because of the more functions and the larger screen, which consumes more power, but the call duration has also reached twelve hours. And no matter the time to play MP3 or video, it is even better.

They are all keyboard designs, small screens, buttons and touch controls in one. However, Wind & Rain S3+ adopts a consistent touch design. There are still only three buttons on the bottom, three on the side and one on the top.

In terms of weight, other phones are between 95 and 130 grams, but Wind & Rain S3+ has reached 153 grams, which is heavier than them. This has not become a disadvantage. Many people still prefer this feeling of falling.

In terms of body size, everyone is similar. No one has an absolute advantage. Some are thicker than two centimeters, and some are just over one centimeter thick. The Wind & Rain mobile phone is centered at 1.6 centimeters. The length and width dimensions are similar to everyone.

But it is obvious that Wind & Rain S3+ once again wins in appearance and color.Other mobile phones are mostly black and white, and perhaps silver and brown-red, but Wind & Rain S3+ not only continues the multi-color design of S3, but also adds a new champagne gold, but Feng Yu named it local gold!

Other mobile phones focus on business functions, but Wind & Rain S3+ has a new free mobile game built in, called Xiaoxiaole.

Feng Yu said that smart phones should not only be used for business offices, but also for entertainment. Mobile games allow users to relax while queuing, waiting for a car or going to the toilet.

Feng Yu still didn't say anything. Before his rebirth, the various mobile games were not only available in China, but more abroad.

At that time, almost smart phones have dominated the market. Even many elderly people like to hold their phones to play games and pass the boring time.

In this way, Wind & Rain's new smart phone was not on the market, but it brought a great impact to other mobile phone manufacturers.

Especially in terms of price, Wind & Rain S3+ is only about one hundred dollars more expensive than S3. Their previous pricing for S3 has no price advantage.

Although S3+ is more expensive, but the performance is so much superior, shouldn't it be more expensive?Even though this phone is not yet on the market, there are already many impatient payment orders placed on the official website. Many of them want to get a new machine the first time, either for experience or for showing off.

The smartphones of other mobile phone manufacturers may be very good, but compared with Wind & Rain S3+, it is really scumbag!

Of course, there are still some people who do not like the touch screen of Wind & Rain S3+. They say that the touch screen is easy to wear and break, etc. For example, the buttons are easier to use.

And the touch screen consumes more power, so what does the screen do?

But after all, it is a minority, more people, who still like this new mobile phone.

Therefore, the pre-sales of this mobile phone that has not yet been produced has surpassed the new smartphones of those mobile phone manufacturers!

Chapter 1608: Kea And Black Rose Cried

In terms of operating system, Microsoft started advertising for master stroke, claiming how good their fifth-generation smartphone operating system is, how fast it is, and it saves energy.

Seeing this, Lenovo Kingsoft did not show any weakness and began to advertise, pointing out their revolution in leading the direction of a variety of mobile phone applications, how many functions of Microsoft imitated them, and there are many other functions. Microsoft can't imitate it.

Microsoft said how many mobile phone manufacturers they support. Lenovo Kingsoft then said that the world's No. 1 and No. 2 mobile phone manufacturers do not support Microsoft's system, which shows that this system is not easy to use.

Just like the VISTA system that Microsoft once launched, no matter how good I feel, it can't change the bad reality. And Lenovo Kingsoft also pointed out that in order to promote the VISTA system, Microsoft has announced that it will stop major updates to the XP system. If Microsoft launches a new generation of smartphone operating systems, will they still maintain the old system?

In this regard, although Microsoft explained that they did not really stop the major XP update, they just said the wrong thing and missed the word possible.

However, this is not satisfactory to users. Many users feel that what Lenovo Kingsoft said makes sense. Microsoft had planned to do this. If it were not for the existence of Lenovo-Silver Mountain Corporation, I am afraid it would have done it.At this point, Microsoft has lost the trust of users. They also feel that the system of Lenovo-Silver Mountain Corporation does have many advantages.

Of course, it's not that Microsoft's system is not good, but Wind & Rain phones do not support Microsoft systems.

What products are made by mobile phone manufacturers that support Microsoft systems, which are completely incomparable with the smart phones of Wind & Rain and Aihua.

Those mobile phone manufacturers have no idea what consumers like them want.

In this quarrel, the sales of smartphones equipped with HOS and Microsoft systems are growing. Although Wind & Rain mobile phones have increased the most, other mobile phone manufacturers have also performed very well in their respective base camps.

These mobile phone manufacturers are also divided into factions, each promoting the advantages of their own systems and combating the other's shortcomings.

But at this time, the original two powerful smartphone manufacturers cried.

BlackBerry, once the most famous smartphone manufacturer, but their market share in Europe and Asia has not only fallen to single digits, but is still declining.

And their strongest North American market share is also declining, and their share is taken away by other brands of smartphones.Many people say that the appearance of BlackBerry phones is the same, without any innovation. And the hardware upgrade is not fast enough, and the software upgrade speed is not satisfactory.

Also depressed is Nokia. At the beginning, Syban was jointly established by them, Motorola and Sony, but the other two were transferred to Microsoft's arms. Syban Corporation became the sole proprietorship of Nokia Corporation.

At first, Nokia was very happy, thinking that the two Corporations chose the wrong path, because Syban Corporation has rich development experience, mature system and extensive user base on smartphone operating systems.

However, the reality has given Nokia a slap in the face. Although Syban’s three systems are a basis, they do improve when combined, but the speed of improvement is not as good as Microsoft and HOS, or even BlackBerry.

This has caused them to lag behind in system development.

The software Corporation, which was originally invested by the three companies, is now a sole proprietorship, and the capital required for investment has become even greater. They still follow the previous investment amount, which is obviously not enough, but if it triples, they will still lose money.

This put Nokia into an embarrassing situation. They began to regret it. They knew that they should try their best to keep Motorola and Sony at that time, or they would sell Syban at that time. Wasn’t BlackBerry interested at that time? .They simply support other systems, which is better than the current one.

But at that time they had just changed from No. 1 in the world to No. 2 in the world, and they still wanted to rely on the racing system to give them some advantages, perhaps to regain the throne of the world.

But now it seems that they are lagging behind in the field of smart phones.

Microsoft and Lenovo Kingsoft continue to advertise their system advantages, and they have received responses from many mobile phone manufacturers, but what about Nokia?

The competition is also their own. If they advertise like the Lenovo Kingsoft, they will pay too much advertising costs and obviously lose money.

Others are promoting together, and the advertising costs are shared, and it is not too much.

Also caught in this embarrassing situation is BlackBerry. Like Nokia, their smartphones and systems cannot afford such high advertising fees.

In the end, BlackBerry decided to stay firmly at its base, only in the North American market, increasing advertising costs, Europe and Asia selectively gave up, and first retained the highest market share.

But Nokia is embarrassed. They have a good market share in Europe and Asia, but the mobile phone manufacturers in Asia are too strong, and they can only decide sadly to keep their European base.But even so, their market share has been declining, their attention has been declining, and mobile applications supporting Syban and BlackBerry have become fewer and fewer.

There are more and more mobile applications supporting HOS and Microsoft systems, which leads to the continuous loss of their users.

Chapter 1609: Good Wit Girl Smashed

On Saturday evening, the weather was very good. Feng Yu and Li Na took the local tyrants for a walk along the river.

Li Na was a little depressed and asked, "Why is it so behaved when you bathe it? When I bathe it, it throws me water all over?"

Feng Yu thought for a while: "Maybe it is not familiar with you. Or your method is wrong, is the water too cold?"

"No, warm water."

"That's because you didn't comb it?"

"Comb it. Except when I scratch its belly, it always doesn't want to lie down."

Feng Yu squatted down and rubbed the head of the local tyrant: "Local tyrant, that's why you are not good. Let's play games for a while, then go home and take a bath.

Feng Yu handed the baseball in his hand to Li Na: "If you play with it for a while, it will slowly get closer to you, and it will definitely be good in the future."

Li Na took the baseball and threw it to the front: "Typical tyrant, go get it back."

A young couple sat on a bench by the river, and they turned their heads in surprise. Who is this, such a high profile, calling a friend a local tyrant, for fear that others will not know he is rich?

As a result, they saw a big golden retriever whizzing past and grabbing a ball.

This dog is called a local tyrant?

For the first time they felt that perhaps local tyrant... is a derogatory term?Li Na played with the local tyrant very happily. She smiled and said, "Don't tell me, the local tyrant is quite smart. It's this name, how did you get it, it's terrible."

Feng Yu raised his eyebrows: "Our local tyrants are about to become popular. The new Wind & Rain S3+ has a champagne gold color mobile phone, you know, I named it Tyrant Gold! "

Li Na "..."

Local tyrant gold, local tyrant, golden wool, how did this name come from?

If those who buy mobile phones know that the color they like is the name of a dog, they don’t know what the inner heart would think.

"There are quite a lot of people who keep dogs here, and we can see many people walking here with their dogs every day."

Feng Yu Nunu said: "Over there, did you see that the little Jingba held in the arms of the elder sister was raised by someone as a son. What do you think these people think? The child has studied abroad, and the husband is doing it outside. In business, if no one is accompanied by the family, can’t we sponsor two orphans? That dog replaces her son. Does it mean that in her heart, the dog and the son are equal?"

Li Na smiled and slapped Feng Yu: "Why are you so bad? Sponsoring two orphans. It's not about splitting the property with your own son in the future."
"Sponsorship, not adoption, and there is no legal inheritance relationship between the two. What do they leave so much money for the child? Once the child is born, they don’t have to worry about clothes and food. If the education is good, it’s okay. , It’s just a rice bug, maybe even a moth of society.”

It was reported in the news a few days ago that a child is taught by a teacher to study hard, otherwise he will not be admitted to high school or university.

The child retorted: "We have nineteen houses in our family. Three generations are my only seedlings. In the future, these houses will be mine. The monthly rent will be more than ten times your salary, not to mention rent and house prices. All are rising."

"I won’t need to work at all in the future, and I can’t spend the rent alone. In that case, why should I study hard, why should I go to high school and take the university entrance exam? Compulsory education is enough, and I don’t need to worry about life issues at all. ."

For such a child, Feng Yu does not know how to evaluate it. Because what the child said seems to be true. Other people’s houses were not stolen, and they are not illegal.

Li Na looked at Feng Yu: "What about you, don't you plan to leave these properties to our children in the future?"Feng Yu laughed: "It's too early to say this. Let's see if they have any prospects. If they do, it will be fine for the Corporation to manage them. If it is mediocre, then look for a stable one like you Work is not bad for a lifetime. If you can’t do anything but spend money, then let the Corporation take care of it, and they don’t cause trouble to others."

Feng Yu doesn't demand how talented children can be, as long as they are not stupid. And even if the children are older, when they get married and have children, normal Feng Yu should be alive.

If the children are not well trained, then the third generation will be well trained. Even if there is no outstanding one, it doesn't matter if you are mediocre. Just find a professional manager.

What's more, Feng Yu will personally educate his children and instill some of his own ideas. I believe that no matter what, children will not be stupid.

Feng Yu squeezed Li Na's face and said, "Is it too early to consider the inheritance of our children?"

Li Na glanced at Feng Yu: "What am I thinking about? I don't know how to do business at all. I believe you will think about these things clearly."

The two of them were chatting here, and suddenly they saw a little girl walking over with Erha, then untied Erha's rope, holding a frisbee in her hand, and threw it hard.Let me wipe it, can this girl play games with dogs? Isn't the direction of the frisbee flying into the river?

The Erha ran over, then leaped hard...plopped and fell into the river.

Feng Yu shook his head. It seems that it is necessary to share the experience of playing games with pets with the little girl.

The Erha** ran back with the Frisbee in his mouth. As soon as Feng Yu was about to speak, he saw the girl magically take out a bottle of shower gel from her hand.

I squeezed some on Erha's body, and...started to bubble Erha!

Feng Yu didn't understand yet, and saw that the girl once again waved her hand after foaming Erha's whole body. Erha ran off to the Frisbee with the foamy Erha and fell into the water again.

After Erha got the takeoff tray from the water three times in a row, the foam on his body had already been washed away by the river water.

Then the girl magically took out a towel and began to wipe the water off Erha!

Sister, you bathe your Erha like this, do your parents know?

Li Na looked at Feng Yu: "I seem to know how to bathe the local tyrant."

Feng Yu looked at the embarrassed and happy Erha, and then at the local tyrant who was obediently squatting aside with a baseball dangling. He seemed to see that the local tyrant had become an embarrassed drowning dog.Feng Yu shook his head: "Well, I will cover the task of bathing the local tyrants in the future! "

Jumping into the river every day, can it be cleaned? The local tyrants often lie on the sofa. Although Feng Yu is not hygienic, he does not want the dog that crawled out of the river to lie on the sofa, with his chin resting on his lap.

Li Na laughed very freely. The girl over there seemed to notice their surprised expressions, her face flushed, and she pulled the Erha and left quickly.

Feng Yu looked back at Li Na and said solemnly: "When you walk with the local tyrants in the future, you must not be with this little girl! "

Feng Yu took the baseball out of the local tyrant's mouth and threw it forward: "Local tyrant, go! Local tyrant, come back soon~~"

Feng Yu watched the baseball bouncing into the river... and the local tyrant jumped down too!

Chapter 1610: Innovation Can't Be Weird

Feng Yu arrived at the Corporation on Monday, and everyone saw that Feng Yu's face was not very good.

When Wu Zhigang came to report on the work, he asked, "Boss, is there something troublesome?"

He thought for a long time. Everything is normal on Taihua Holding Group. Could it be that there is something wrong with Wind & Rain Holding Company? But I didn't see Boss calling or reading emails.

Feng Yu waved his hand: "It's okay."

Corporation is fine, but this weekend, he always feels that the local tyrants are not cleaned, and there is a smell of river water. Next time you walk the local tyrants, you will never go to the river again!

"Boss, if you're okay, we have a question here. Everyone can't argue with each other, so you can make up your mind?"

Feng Yu walked out from behind the desk and sat on the sofa: "Sit down and say."

If it wasn't for the inner heart to be depressed, he wouldn't have come to the Corporation on Monday morning. He just wanted to see if there was anything wrong with the Corporation so that he could forget this trouble.

Wu Zhigang opened the folder in his hand and handed a document to Feng Yu: "Wind & Rain Design Co. has designed a new mobile phone shape. Jiang Wanmeng said that it is good, but Xu Lihua and Xu Say no, the two sides can't argue."

"We did some research here, and we didn't praise it. Mr. Jiang wanted Wind & Rain to make this phone, but Mr. Xu said that this phone will definitely be unmarketable."Can there be such a big controversy over the shape of a mobile phone? So, this look is very different?

Feng Yu opened the file and saw the appearance design of this phone.

What greet the eye is a square, yes, it is a square square.

The whole square is a screen, but this phone is not touch screen, but sliding screen. Push the screen up, and a keyboard will appear below.

This kind of design, Feng Yu's previous generation/life saw that Nokia has a similar design, which seems to be a music phone. At that time, because of the bright design, the sales seemed to be good.

But it seems that it is only for the US market, and it is not sold in China.

To say that Nokia has made many innovative attempts in the design of mobile phones. For example, the famous lipstick mobile phone that went on the market two years ago has the same shape as a lipstick, and it has a slender shape. , And also won the Red Dot Award.

But in the end, it didn't sell much at all. It only had the appearance and had a fart, and the function was completely stale.

However, it is said that it can be sold in the Japan market, um, because of the vibration function (I understand, I can’t drive).

There is also a mobile phone with a screen in the middle and a keyboard on both sides, which naturally turned out to be on the street.The screen is so small and the function is good, but the machine is very bulky and looks like a vidCEO game(s), but it can't play any games, and the signal is not good when answering the phone.

There is also a leaf-shaped mobile phone, which is only sold in Europe and America, which attracts some female users, but the sales performance is not very good.

There is also their N90. In order to seize the fashionable concept of camera phones, they designed the N90 like a small DV. Both the camera and the screen can be rotated, but the same is true for Failed, that is, it is as heavy as a DV, normal people It is difficult to hold it with one hand, unless it is a tall basketball player, whose palms are generally larger.

In Feng Yu's view, innovation is good, but innovation is not the same as strange. And if you are innovative, you should also pay attention to functionality and practicality.

Just like now, although Wind & Rain S3+ and other smart phones are very popular, it is the influence of advertising hiding the sky and covering the earth. Everyone wants to grab the future market.

The real situation is that the sales of feature phones are far ahead. Among them, the two main functions of the current feature phone are taking pictures and music.

It is also because of this that the sales of AIWA's music phones are getting better and better. Hajime Yagyu has been enjoying a lot of scenery in Japan during this time, because one of their music phones will become the highest-selling music phone in the history of music phones!Feng Yu looked at Wind & Rain Design Co. and got the appearance design of this phone. It seems that it is better to take the route of music phone. It seems not easy to strengthen other aspects.

And Feng Yu vaguely remembers that the previous generation/life mobile phone has the best design.

Not a sliding cover, but a screw cap. It rotates at ninety degrees and has a place similar to a keychain. You can tie the phone directly to the key.

Of course, you can also attach a bluetooth flashing doll. Once there is a mobile phone call or text message, the doll will flash colorful neon, which is very popular with girls.

And this phone is relatively small, and it is more convenient for girls to hold it by hand. Cell phones that are too large and heavy have never been favored by girls.

Feng Yu turned back, and there is another design on the second page, which is to add a wristband to this phone and turn it into a watch.

The Wind & Rain mobile phone has launched a watch mobile phone, but the response was mediocre and failed to become the main model. Feng Yu knows that Jiang Wanmeng has always felt that watch-style mobile phones are very good. It seems that this is also what impressed Jiang Wanmeng.

However, the shortcomings of watch phones are also obvious, that is, it is inconvenient to make calls or send text messages, which has been criticized by many consumers.Although Jiang Wanmeng said that Bluetooth headsets can be equipped, but not everyone likes to wear headphones, and people who wear glasses are not particularly comfortable wearing headphones.

Feng Yu also discovered that wristwatch phones are actually a wrong innovation. Even if it is replaced with a touch screen, it still has the problem of inconvenience to make and receive calls. However, this idea can be retained. After the functions are reduced in the future, children's mobile phones can be launched and a positioning function can be added. This should be liked by children and parents.

Children don’t have so many secrets and can speak loudly to the phone.

But now, it still doesn't work. It can be done technically, but the production cost and use cost are too high.

Feng Yu took out his pen and made a simple modification on the first design drawing. Of course, he didn't draw very well, but it is still possible to mark some arrows and describe it in text.

After the modification, Feng Yu handed the file to Wu Zhigang: "Gangzi, see if this design is much better?"

After reading it, Wu Zhigang's eyes brightened: "Boss is still great. With this design, it will definitely attract many girls. My wife likes to hang some decorations on her phone, and she pays more attention to appearance than function. "Feng Yu smiled triumphantly: “For the first generation, the screen will be ordinary, and for the second generation, it will be replaced with a touch screen, but the keyboard will not be cancelled at the same time. The main function is music, the auxiliary is taking pictures, and the positioning is for female users. What brand do you think is suitable?"

Wu Zhigang thought for a while: "Although I am very reluctant, I personally think that the design of this phone is very suitable for AIWA's music phone concept, and may be able to become a best-selling mobile phone in AIWA's hands again! "

Feng Yu nodded with satisfaction: "Go, inform Lao Jiang that the production of watch phones is postponed. This shape design is sold to AIWA. If it is functional, let them discuss with AIWA. Old Xu, please also inform me. , Our mobile phone research and development, adhere to the points we said can not be shaken."

"Also inform Wind & Rain Design Co., the appearance innovation is very good, but innovation does not mean weird, we must consider practicality. No matter how beautiful the appearance, if it is not practical, then everything is useless."

Chapter 1611: Willow Sanshiro (subscription Required)

When the Chinese men's basketball team went to Japan to participate in the World Championships, Feng Yu also flew to Tokyo.

He came here not to watch the game, but to come to AIWA to decide one thing.

Hajime Yagyu is not young anymore. As he grows older, his energy is getting worse, and he loses his original courage, so he often looks forward and backward when doing things.

For example, Hajime Yagyu hesitated for a long time when he decided to stop a few factories of Walkman. But this is the reality. The sales of Walkmans have declined very seriously. Now most people listen to music and choose CD or MP3.

But in the end Hajime Yagyu accepted the following suggestion because he decided to produce the music phone by himself instead of subcontract(or)/OEM supplier from the factory in China. It just so happens that the phone factory also needs factories and workers.

Hajime Yagyu checked some time ago and his health is not particularly good. He also plans to retire. But in his heart, there is another plan.

At the beginning, Feng Yu promised him that if his descendants have outstanding ability, then AIWA Corporation can continue to be in charge of their family.

If not, then you can only be an ordinary vice president, earning a lot of dividends every year, but leaving the power core of the Corporation, how much power can a vice president have?So over the years, Hajime Yagyu has been working hard to run the Corporation while also working very hard to nurture his children. His eldest son became a professor, and he was from the prestigious Waseda. He had no idea about his Corporation. The second son formed a band and was fascinated by his "singing career", so he had no intention of inheriting his career.

Fortunately, he also has a third son, Saburo Yagyu, who has been more interested in business since he was a child. With his careful training, he is now considered to be a minor achievement.

He intends to make Saburo Yagyu become the vice president of the Corporation, so that when he retires three years later, he can make Saburo Yagyu become the president, the chairperson, and let Kameido Masao concurrently serve.

In this way, in another five years, Saburo Yagyu can successfully take over as the chairman, and AIWA will still be under the management of their family.

For this matter, he still has to obtain Feng Yu's consent. So he invited Feng Yu to come and inspect Saburo Yanagyu, hoping to get Feng Yu's approval.

As long as Feng Yu nodded his head, then this thing was done. If Feng Yu shook his head, he would have stopped thinking early.

He is still very optimistic about the future of AIWA. Not to mention the current Boss in the field of portable music players, even in terms of sound systems, computer sound cards, headphones and other aspects, they are also the world's top.The strategy of focusing on the development of sound is indeed correct. Even if they launch a mobile phone, it is also a music phone, and its popularity in this field is also very high.

And this time Feng Yu came over, and it is said that he has brought a good music phone product design to AIWA, and they need to add new technology in sound before they can market it.

Feng Yu got off the car and saw Hajime Yagyu standing under the steps of the AIWA Corporation headquarters to greet him. He ran over to open the door for him.

"Boss, welcome to visit AIWA Corporation."

Kameido Masao followed Feng Yu's side and acted as a translator. Perhaps this is one of the biggest translators in the world. The group president of Wind & Rain Holding Company, who is worth a few billion dollars, can anyone afford him as a translator?

But when Feng Yu came, he took the initiative to recommend Mao Sui recommends himself, as sweet as syrup (idiom, from Book of Songs).

Feng Yu looked at the youngster next to Hajime Yagyu, who seemed to be about 30 years old, and had a three-point look with Hajime Yagyu.

Saburo Yagyu saw the big Boss his father said and looked at him, and hurriedly bowed ninety degrees: "Boss, I am Saburo Yagyu, and welcome you."

"Well, go in, don't affect other people's work."

Feng Yu nodded gently, and under the leadership of Hajime Yagyu, he stepped up the steps, and everyone else quickly followed suit.Entering the Corporation, everyone who saw Feng Yu quickly stood up and bowed.

Feng Yu turned back to Hajime Yagyu and said, "When you work, there is no need for so much etiquette. Corporation pays them, not for them to bow. It doesn't matter if you can't see the boss while you are working."

This is the case with the Corporation under Taihua Holdings. Everyone performs their own duties and is responsible when working, and does not need to pay attention to other things, so that they can be worthy of such a high salary.

Hajime Yagyu quickly nod one's head and bow, claiming to further optimize the management of the Corporation.

When I arrived at Hajime Yagyu's Corporation, Feng Yu sat on the sofa and asked everyone else to sit down.

"Hajime Yagyu, is this the heir you recommended?"

Hajime Yagyu lowered his head and bowed: "Hayi, this is my third son. He is very talented in business. I hope he can inherit my career, lead AIWA, and continue to create more profits for Wind & Rain Holding Company. ."

"Saburo Yanagyu, you are only thirty years old this year. Why do you think that you can become the vice president of AIWA, except that your father is the president of AIWA."Saburo Yanagyu bowed and replied: "Boss, I will work hard to make the company's business flourish. And AIWA's music phone department is my responsibility. I think this will become a new profit growth point for the Corporation. Of course, it must be led by Boss. under."

Huh? Saburo Yagyu is responsible for the music phone project? So relying on this music phone to suppress other mobile phone brands such as Sony in the Japan market, and the project decision maker who has performed very well in the European and American markets, is he?

In this case, there is nothing wrong with being promoted to vice president. Being young is never a disadvantage in Feng Yu's eyes.

"Except for music phones, how do you think AIWA should develop in the future?"

"Focusing on sound, we should carry out brand promotion in many aspects such as audio, headphones, earplugs, MP3, amplifier, sound card, music phone, etc., to let the world know that we are the best sound supplier! "

"Moreover, we should fully cooperate with companies such as Aihua Electronics in China, and make the sound technology of electronic products the world's first, and we need to keep up with other companies and brands to ensure that we become the industry standard."
"Timely reduction of declining projects, such as Walkman, CD and other products, to enhance our advantageous business. We must keep up with the pace of the times, continue to suppress other competing companies, do not engage in irrelevant projects, and never do harm to Japan and China's decision! "

Feng Yu raised his eyebrows. The last sentence is very interesting. It seems that Saburo Yagyu still knows oneself very well.

If AIWA does something detrimental to China someday, then Feng Yu, the AIWA Corporation, would rather let it go bankrupt than just ignore it for money!

Feng Yu suddenly asked: "Do you know Chinese?"

Saburo Yagyu hurriedly replied: "I am studying hard. My Chinese teacher told me that I only have the level of kindergarten. But I ask Boss to believe me. In three years, I promise to communicate with Boss in Chinese normally, just like President Kanda. "

Feng Yu glanced at Kameido Masao. It looked like Saburo Yagyu’s idol was Kameido Masao.

But it doesn't matter, they are all his subordinates anyway.

"Ok, AIWA affairs, I will continue to let Hajime Yagyu manage you according to our original agreement. You need to promote someone to be the vice president without asking my opinion. But you retired in three years, and then Saburo Yagyu Whether you can become the president of AIWA depends on his performance! "

...PS: The fourth child’s micro~signal, znj five-one, four-seven-eight, nine-six-three, add me, pull you into the group to play (.)

Chapter 1612: Not Optimistic?

Feng Yu's biggest investigation of Saburo Yagyu is actually his ambition. Ambition is not afraid of big, but if it is not good for China, it will definitely not work.

It seems that Saburo Yagyu is very clear and chose the same path as Kameido Masao, loyal to Feng Yu.

They use their influence to help Japan. Feng Yu does not object to this. But if you want to use AIWA or Wind & Rain Holding Company Group to help Japan, or even fight China, then absolutely not!

Kameido Masao is different. He suffered hard in Japan at the beginning, so he does not have a strong sense of belonging to Japan. In fact, many businessmen in the world do not have a strong sense of belonging to the motherland. They are loyal to money.

Therefore, Kameido Masao makes money and Feng Yu still supports it, provided that they cannot go to the Chinese market to make money and cannot suppress the Chinese Company.

And Kameido Masao is still the idol of many Japanese youngsters. They all want to become a successful person like Kameido Masao and enter a large corporation like Wind & Rain Holding Company Group. However, I didn't realize that Wind & Rain Holding Company Group is also gradually exerting an influence on them.

Feng Yu stretched out his hand, and the people behind him handed a document to him. Feng Yu directly handed it to Saburo Yanagyu: “These are two brand new music phone designs made by Wind & Rain Design Co., which continue to carry Lenovo -Silver Mountain Corporation’s HOS system strengthens the concept of music phones."
"The extent to which the concept of music can be achieved is up to you. If you do it well, it will ensure that you have a place in the world of mobile phones, and even suppress Sony and become Japan's most famous mobile phone brand! "

In the future, even smart phones will have categories, such as several mainstream categories such as music, video, business, and games. Of course, there are some detailed categories, but they are not as broad as these.

This classification is also started from the current feature phone, strengthening a certain function, targeting a specific user group, starting the brand, and constantly upgrading.

But in the future, different routes to the same destination will eventually develop in the direction of smart phones.

The most important thing for smart phones is functionality, which not only requires high software systems, but also requires high hardware.

Why can't Feng Yu see Microsoft's operating system? It's not because Microsoft's system is not easy to use. In fact, Microsoft's operating system is better than HOS in some aspects.

However, Microsoft's smartphone operating system is the same as PC operating system, not only takes up a lot of space, but also requires too much hardware. It should be said that they no longer produce those simple operating systems. They always want to add some more useful functions to them, but ignore that hardware can't meet the requirements at all.The best combination of previous generation/life is Fruit Corporation, because their hardware software has become a model for smart phones starting from 4 onwards.

But even so, the world still has multiple definitions such as music phones, camera phones, and game phones, and all of them have very high-selling models.

With AIWA's technology in the field of sound, it is not too difficult to maintain this advantage. In other aspects of mobile phones, Aihua Electronics, Wind & Rain Electronics, etc., will definitely bring a steady flow to Wind & Rain Holding Company.

In particular, AIWA is also listed on the Corporation at this time. The sales of a certain product are very good, and the stock price will rise faster, which can bring more benefits to all shareholders. Naturally, it also includes the Wind & Rain Holding Company Group.

Feng Yu is planning to cash out some of AIWA's non-voting stocks by the end of next year. It is also necessary to push up AIWA's stock price now.

Saburo Yanagi also brightened his eyes when he looked at the design pattern that Feng Yu gave. This design is so beautiful, it will definitely attract many consumers to buy it.

"Boss, we are catching up with the World Basketball Championships recently and we are holding it in Japan. AIWA just bought some advertisements. Our new factory is almost ready for production at the end of the World Championships. At that time, our new model will be launched. Music phone! "
"Such a trivial matter, you can decide. Nothing else, I will leave first. Kanda, I will not go to the sixth sense factory."

Visit the factory of the sixth sense? Feng Yu thought for a while and gave up.

If this is known by the media, what is the news headline?

The world’s richest man visits inflatable ~ doll manufacturing factory?

Think about it, shudder!

Hajime Yagyu suddenly said: "Boss, I bought a hot spring hotel last year. Why don't you and President Kanda go to my hot spring?"

Feng Yu's eyes lit up, and the hot springs here in Japan are still very good. Hajime Yagyu, this old guy, still enjoys it.

Chapter 1613: Liu Sheng's Decision

Before going to bed that night, Hajime Yagyu called Saburo Yagyu immediately: "How much money do we have?"

"Around 100 billion yen, my father, did the Corporation have any big moves? Could it be that Boss thought of a new way of making money for the Corporation?"

"No, it's not AIWA Corporation, it's our family, how much cash can we use?"

Home? Saburo Yagyu was at a loss. Could it be that when his father was chatting with the boss, he learned some news that he would definitely make money? Saburo Yagyu thought of this, suddenly a little excited.

"The cash we can use is about one billion yen. Father, is there any good investment project? Is it financial?"

Saburo Yagyu also knows how good Boss is in financial investment.

One billion yen, less than ten million U.S. dollars. It's not that Hajime Yagyu has only made so much money over the years, but because his money has been invested in other projects, there are still many real estate, and it is very difficult to own so much cash.

It is rare to see a rich man like Feng Yu who can write out a check of 10 million US dollars. Just like the world's top rich people, most of their assets are Corporation assets, stocks, securities, real estate, etc., and cash will not be particularly retained.Because they all know that money in the bank is a waste, leaving the necessary living expenses, the other is the best investment to make money, just keep a part of it that can be cashed out quickly.

Just like most of Feng Yu's property, they are also used for investment, but the "pocket money" Feng Yu left for himself is also an astronomical figure, and many people will not make this money for several lifetimes.

"Saburo, there is such a situation now...how much do you think we should bet on?" Hajime Yagyu asked.

He is not discussing with his son, but a kind of test.

Saburo Yagyu thought for a while: "Father, I suggest that we all bet! "

Hajime Yagyu was shocked: "All? Do you know how risky this kind of betting is? Even if we make a profit, we can make more, but once we lose, the loss is not a small amount! "

He was a little dissatisfied, Saburo was still too radical, too young, not calm enough, and easily influenced by immediate interests.

Saburo Yanagyu explained: "Father, you once told me that you are envious of the treatment of President Kanda by Boss. Then you know, in my eyes, is there any difference between you and President Kanda?"
"All your decisions are based on the interests of AIWA Corporation. It is true that the interests of AIWA Corporation are the interests of the Wind & Rain Holding Company group and the interests of the Boss. But President Kanda is different. All his decisions are based on the interests of the Boss. First, then Corporation, and finally his personal."

"Including that he recommended Mr. Ralph to Boss to become the CEO of Wind & Rain Holding Company. It seems that his power is reduced, but Boss gives him better treatment. He can both worry less and make no less money. It also gained more trust from the Boss."

"You also said that before the Boss made a bet, President Kanda made a bet first. Instead of buying our own country, he bought China. The Boss is very happy, right?"

"Do you think that one billion yen is important, or is the Boss' happiness important? Even if we lose this time, we support the Boss. Do you think that the usual style of the Boss will make us lose money? Even if the Boss will not The money is returned to us directly, but we will also find a way to allow us to make money back from other places."

"If you win, it will be even better. We have made money and let the Boss know that anything we absolutely support and believe in the Boss can also get the Boss even greater favor."
"So I think we should put all the liquidity into it, and even make a high profile, let Boss know that we are a team that supports the Boss country!

Hajime Yagyu was shocked: "Saburo, do you know what you are talking about? We are Japanese. Even if we don't support our own country's team, we need to support the China team in high profile?"

The Japan team is also one of the 24 teams participating in the Men's Basketball World Championship, and this time it is held in Japan. They are the home court.

"My father, we have to admit that in terms of basketball, the China team is No. 1 in Asia. This is recognized. We are just a business activity. Don't we buy what we can win, but instead buy what we can lose? China’s national team can't even qualify for the group."

"I believe that our citizens can understand this. And take a look. Sony and other Corporations have targeted AIWA more than once, saying that we are the national shame! But didn't Sony betray our alliance? Does the bank look down on us?"

"Like President Kanda, their family business had already gone bankrupt in Japan. Who finally paid the money to make their family business rise again? It's the Boss! "
"Is AIWA really important to Boss? Can't we be replaced by Aihua Electronics? We haven't moved our headquarters out of Tokyo. This is already Boss extreme benevolence, utmost duty."

"The reality is that Boss can bankrupt our Corporation at any time, but because of the original verbal promise, we continue to let AIWA be in Japan and continue to hand over the power of AIWA to you. We have made a great contribution to Japan, right? We support How many Japanese families are there?"

"So we should be loyal to the Boss. Like President Kanda, we should be loyal to the Boss. This is in our interest. You know how powerful the Boss is, right?"

Hajime Yagyu never knew that his three sons thought so. He wanted to refute, but he didn't know how to refute it.

Yes, it was Sony and others who betrayed them and abandoned AIWA. Moreover, in the previous competition, Sony and other companies did not throw dirty water on AIWA.

In fact, AIWA is indeed the controlling subsidiary of Wind & Rain Holding Company Corporation, and the Boss can decide the life or death of AIWA at any time.

He thought of Kameido Masao, it was because he followed the pace of the Boss that he has today. He seems to understand what his son thinks.Saburo Yagyu wants to succeed Kameido Masao in the future, so he must show his loyal and devoted to the Boss and be appreciated by the Boss.

There are more capable people, but not everyone can be appreciated by the Boss and sit in the position of senior management of Wind & Rain Holding Company.

If Saburo Yagyu can enter the core management of the Wind & Rain Holding Company group, it will have a great impact on their Yagyu family.

At this moment, Hajime Yagyu figured out a lot. The Boss is so powerful that they cannot resist. The day AIWA gets rid of the Boss may be the day it perishes.

That being the case, of course it should be surrendered. A good samurai surrendered to a powerful general ~ army, which in itself is a normal choice.

"Sabur, this matter, listen to you, we have to make a high-profile heavy bet to buy the China team to enter the semi-finals, and perhaps the following bets for the Chinese team to achieve better results!

Chapter 1614: Re-note, See Re-note

William Hill Corporation, Europe and even the world's most famous and top gambling Corporation, they are also the ancestors of the modern gambling industry, ranking first in the industry.

Early this morning, they received a lot of bets from their branch offices in Nanyang. The World Cup has just ended, and now the most popular is the Men's Basketball World Championship. Every major sporting event is when they make the best profit.

Of course, for other sports events, they also carry out the corresponding gambling business. For example, every Olympic Games can also make them a lot of money.

There are also major sports events such as tennis and badminton. They will do some publicity and take the opportunity to make money.

And they are also very powerful, that is, you can bet against the Corporation for anything. For example, there was once an 80-year-old woman who claimed to be able to live over 90 years old. Their Corporation specially opened a gamble with the old woman to measure the health of the old woman and the surrounding environment. After the relatives waited, they offered the old woman big odds.

In the end, the old woman actually won, and they lost a lot of money. But they used this matter as a publicity to prove how fair their Corporation is and how extensive their business is, thus attracting more users to place bets.Here, Lin Yongfeng, the head of the Chinese Corporation of the Corporation, looked at the string of beating numbers on the computer with a smile on his face.

Suddenly he saw a string of red letters, which would only appear for heavy bets of more than one million dollars. Which fan is this, and which team won?

Wait a minute, why isn't it the United States, but China? And how is it five million dollars?

The influence of basketball is not as great as football. Because football is better than basketball, it does not limit the venue. Basketball always requires a hard and flat field and a basketball hoop. Football can set a goal with two water bottles or even two stones.

But it happened that I didn't receive such a big single bet in this year's World Cup, but it appeared in the Men's Basketball World Championship!

At this time, his office/bureau door was knocked: "Mr. Lin, we just took a big bet, 5 million US dollars, to buy this men's basketball world championship, China team entered the semi-finals."

"What were our previous odds?"

"According to our previous calculations, the China team is 83.2% likely to enter the quarterfinals, but only 3.05% are likely to enter the quarterfinals, so the odds are very high, one loses 8 points. three."All the odds of Spinach Corporation are adjusted from time to time. Perhaps a minute ago, you still lost three when you bought it, but after a minute, the odds may become one to five or one to midnight to eight.

This depends on the number of bets and a comprehensive evaluation of multiple factors. The algorithm is very complicated.

Of course, this is also a way to ensure that Gaming Corporation will always make money. Even if they lose a large sum, they can still make other odds adjustments to attract bettors and make them money.

"Is this our highest bet today?"

"Yes, it is also the highest single bet this time in the Men's Basketball World Championship. For other teams, the highest bet is 1 million euros."

"Very good, then we will keep our odds unchanged, and increase publicity on this, so that more people will buy the China team. Also, let people go to investigate again, whether there is any change in the China team this time, let Their strength has soared or something."

"By the way, adjust the odds of the China team to win the top three to see if this person will continue to buy."

Well, since you are so stupid as to give us money, there is no reason not to. The China team is the strongest in Asia, but basketball is generally stronger in Europe and America!

After the arrangements were made, Lin Yongfeng went to pour a cup of coffee. He liked to grind coffee beans and make coffee by himself.But the coffee was not ready yet, another subordinate knocked on the door and came in.

"Mr Lin, there is another big bet, and he still placed in the China Men's Basketball Team. He also bought the China team to enter the semi-finals."

"how much is it?"

"800 million yen! "

Lin Yongfeng shook his hand: "800 million yen? You mean yen? What about the odds?"

"It's our adjusted loss of 8.8."

Lin Yongfeng hasn't decided yet, someone ran in again.

"Mr. Lin, another bet has been placed on the China Men's Basketball Team to enter the semi-finals, this time it is 10 million US dollars!

Another ten million dollars? !

Are these people crazy? Who is the China men's basketball team? Apart from that big Yao, who else is better?

Although they have learned that many Chinese men's basketball players play in the US NBA, but they are all substitutes, and many of them can't even play. Why does such a team enter the semi-finals?

Could it be that this year's China Men's Basketball team has any secret weapons? No, the list is determined long ago, and these people are not particularly outstanding.

"Mr. Lin, should the odds be lowered? Once the China Men’s Basketball Team really enters the semi-finals, then all of our bets on the men’s basketball world championships this time will be paid out. There will definitely be some others that are bought. But I lost it! "President Lin hesitated for a long time, but decided that it would be better to insure something: "Okay, immediately lower the odds, and at the same time promote other teams and increase the odds of other teams."

"Also, why hasn't the investigation report on China Men's Basketball been delivered yet?! "

The subordinates were a little helpless. It only took ten minutes. How could a complete investigation report come out so quickly?

While they were still investigating, there were a few heavy bets on the China Men's Basketball Team. They bought the China Men's Basketball Team to enter the finals, and even bought the China Men's Basketball Team to win the championship.

Of course, the amount of these bets is not as much as that of the semifinals, but they are also more than ten million dollars.

The important thing is that the odds are higher. Once you win, the amount that William Hill Corporation will pay is no less than that of China's men's basketball team entering the semifinals.

What is going on? Why are there so many big bets?

Shouldn't all such large bets take place at the Football World Cup? Why is it strange this year, so many betting on basketball?

If it is in North America, this is normal. After all, the popularity of basketball in North America is much higher than that of football.

But this is in Asia, shouldn't football be more popular? Is it a Chinese betting?The accounts he arranged for people to check betting were all from UBS's account, directly internet/network betting to their company's gambling account, and they were also one of the first gambling companies to start internet/network gambling.

This method has brought more customers and profits to the Corporation, but Lin Yongfeng suddenly felt that this time, the Corporation was about to lose a lot.

If the Corporation pays out several hundred million US dollars all at once, all of them appear in their branch offices in Nanyang, then he, the head of Nanyang branch offices, will be in big trouble!

The plan for the present is to quickly publicize other teams in the Men's Basketball World Championship, let more people pay attention to this, and then place bets to reduce risks.

Chapter 1615: Magic Is No Longer (3/6)

"Boss, in recent days, there has been a little trouble on Hajime Yagyu." Kameido Masao reported when Feng Yu was eating hot pot.

Feng Yu put down his chopsticks: "What's wrong? Is it the Corporation's business or his personal business?"

Feng Yu guessed that it was mostly an individual. If it was a matter of Corporation, Kameido Masao should arrange for someone to handle it.

"Hajime Yagyu claimed that he bought the China men's basketball team to enter the semi-finals, but did not buy our Japan team. This has caused dissatisfaction among many Japanese people. Sony and other Corporations took the opportunity to push the wave and add to the billows and slander Hajime Yagyu. , Even slander AIWA."

Hajime Yagyu made a big bet and bought the China team to enter the semifinals? It should be when they were in the hot spring that Hajime Yagyu made the decision after hearing what he said to Kameido Masao.

Feng Yu smiled and shook his head. This old guy is kind of flattering.

"Oh? How did Hajime Yagyu respond?"

"Hajime Yagyu publicly declared that Sony and other Corporations did not even buy Japan to qualify. He still bought some Japan teams to qualify. However, he believes that the chance of Japan team appearing is small, and in Japan, there is no legal gambling Corporation. of."
"So he said that buying the Japan team to qualify is equivalent to giving money to those foreign corporations. And he just bet on the games that he thinks is most likely to make money, and he even voted for some China teams to win the championship. This has nothing to do with the country, it is just a personal hobby. ."

"How much did he bet?"

"Not less than One billion yen, about 10 million U.S. dollars. Most of them bought the China team to enter the semi-finals, as well as the finals and championships. I guess this should be the vast majority of cash that Hajime Yagyu can use."

"Well, I got it."

Feng Yu didn't comment much, nor asked how much Kameido Masao bought. In fact, his inner heart is also a little nervous. Although the China team is now stronger than the previous generation/life and should be able to enter the quarterfinals, Feng Yu dare not take-out votes if it can go further.

There are too many variables in the game. In the previous generation/life, China did not even enter the quarterfinals.

But this time, China is not in a group with the United States, and the strength is indeed greatly improved, so the media is generally optimistic about China's entry into the quarterfinals, but apart from the Chinese media, no one thinks China can enter the quarterfinals.

However, the game has started for a few days, and the China team won the first four games.

Although the winning score is not big, there is no thrill, basically from the first quarter, leading to the end.This result can already ensure that the China team will qualify.

But compared to the China team, the U.S. team has a big win over there. There are also Argentina, Spain, Russia, etc., all of which are traditional strong teams, and all have won.

These four teams are generally predicted to enter the semi-finals before the game. Germany, France, Lithuania and Greece also have hope.

China? No one ever thought about it.

Feng Yu didn't worry too much, let nature take its course. Anyway, the attention of this World Championships is very high. Not only countries are promoting, but also Spinach Corporation is also helping to promote, so the advertising effect of the stadium has also become better.

This time, Wind & Rain Holding Company and Taihua Holding did not invest much. Of course, the World Cup also invested a lot of advertising. The number of followers of sports events is still very large, which is also good for brand promotion.

Just like Kekou Corporation, we will never miss such a large-scale sports event. Ironically, the average athlete can't drink Coke.

The Red Can Force, as the official special drink of the China team, did not rarely appear in front of the TV broadcast.

Japan is also a big country for beverage consumption, but Wahaha and Chichibao did not enter the Japanese market smoothly, and they were squeezed out by the local company.This time, these brands have gained a certain reputation in Japan. If the China team can achieve better results, the effect will be even better.

Of course, the athletes are all wearing AI3, they are all Wind & Rain mobile phones, and they are all wearing China's own Lisuo sportswear. These are also advertisements.

Only by achieving better results can the effects of these ads be maximized. The simplest point is that the better the score, the more games you play and the longer the product will be in front of the camera.

Feng Yu's betting is also a kind of publicity. Many betting people know that the China team has been heavily bet, and even some people who didn't care about it know that the news has been exposed.

In this way, the China team will pay more attention to it, and it will also improve brand awareness.

But at the same time, it also had a bad influence on the China team. It's not that the Chinese team members are under pressure, but that other teams are extremely excited when they meet the China team and truly regard the China team as a strong team.

Previously this kind of treatment was only available to those traditional strong teams.

For example, many teams are very excited when they play the dream team, and there are often players bursting.

At this time, some voices came from the US, including Paul Allen."The China team enters the semi-finals? You must be joking. The eight-finals are all looking at them. That is still the result of training in the US, otherwise they will not even have the top eight."

When the reporter asked whether he thought the stars of the American Dream Team were dim, Paul Allen immediately retorted that these young players are very good. Although they have less time to train in professional leagues, they are more aggressive and will definitely be able to wash away. The disgrace of the US team last time, regain the championship!

And Paul Allen also said that he has already made a big bet to buy the American team to win the championship.

At the same time, many American basketball stars said that they also thought the American team would easily win the championship. Even many of them said that their friends bought the American team to win, but they actually bought it themselves.

But in the United States, there are also different voices.

Kirilenko said in a high profile: The US team is vulnerable and will definitely not be able to win this time, perhaps even in the finals. As for the China team entering the semi-finals, he thinks nothing is impossible.

Soon there were people who objected, thinking that Russia was entered by a wild card, and even the continent qualifications were not obtained. Kirilenko was here to speak, he always did.As a result, Kirilenko also said that he bought the China team and Russia will enter the semifinals, and bet 30 million US dollars!

This is the largest single bet amount accepted in this Men's Basketball World Championship, which once again shocked many people who care about it.

But even so, no one is optimistic about the China team entering the semi-finals. They believe that Kirilenko was dupe/sway by Feng Yu, and his brains were crazy about betting. Or Kirilenko is betting a lot on Russia and very little on China.

I heard that Feng Yu also made a heavy bet. This is the beginning of Feng Yu Failed. This is different from the US NBA. The NBA's Feng Yu team can win the championship because there are so many American All-Stars!

On the China team, they are all marginalists. From then on, Feng Yu will no longer be magical!

Chapter 1616: Incredible Results (4/6)

After several days of competition, the China team successfully advanced into the network broadcast and is watching the game.

At this time, the internet/network propagation speed has been greatly improved compared with previous years. The simplest proof is that you can watch the live game through internet/network.

In the past few years, I could only watch the recording and broadcasting. Although the live broadcasting was launched, except for a few countries such as South Korea, they were all stuck.

Nowadays, it's not just Japan where you can watch internet/network live broadcasts. In China, where the number of fiber optic cables has skyrocketed in the past few years, you can also watch internet/network live broadcasts through the Huo channel.

Especially the Feng Yu channel still uses Feng Yu's own satellite, which has better signal and higher definition. Of course, for major events, only members can watch the live broadcast.

Not only this men's basketball world championships, but also the previous World Cups, the Huohu channel suddenly opened up a large number of members.

Although there are more short-term, but it is also a lot of income.

You said that there is live TV? Many students are still in school during the World Cup, especially college students. How many living quarters/dormitory have TV?

However, it is said that during this period, many girls were tricked by their boyfriends to go to the hotel to watch football... I won't say anything.Lin Yongfeng is also on the internet/network to watch the live broadcast of the game. The quarter-finals they preached before, France and Turkey, fell outside the quarter-finals, allowing them to make money.

However, if the China team enters the semi-finals, their previous profits will be lost. Therefore, he will pay special attention to this game.

Kameido Masao and Hajime Yagyu, who also placed heavy bets, are also very concerned.

In the first half of the game, the China team played more anxiously with Lithuania, and even Lithuania led by one point.

Lin Yongfeng breathed a sigh of relief, but fortunately Lithuania did not let him down. However, this China team is also very lucky. If it meets the other teams in the quarterfinals, the China team's strength will probably be over!

However, in the second half, the situation changed suddenly. In the third quarter, the China team surpassed by ten points. Both offensive and defensive ends showed great strength.

With three minutes left in the game, the China team was still ten points ahead. Feng Yu had a smile on his mouth. It seems that this game did not disappoint him!

When the game ended, everyone on the China team rushed into the field. They defeated Lithuania, 85:73, won the victory and advanced to the semi-finals!

Feng Yu in front of the computer also lit the cigar of victory. Kameido Masao, Hajime Yagyu and others are also cheering.They won, they won, and the China team won!

When Lin Yongfeng saw the final score, the coffee cup in his hand fell sadly, and the coffee soaked his beloved carpet, and he didn't notice it.

How could it be possible that the China team actually won.

Does this mean that they will lose almost two billion dollars?

Then count the variables of other games, they will lose more. More than two billion US dollars, how did he explain to the Corporation?

Unless it is another game, there is a big dark horse, to make him stand up.

For example... the US team lost to Greece!

The China team game ended, followed by the US team and Greece.

In this game, the two sides fought an amazing offensive battle.

But what surprised many people was that the incredible American team was suppressed by the Greek team.

Under the Greek team's quick pass attack and defense, they couldn't find the touch. Those stars who were blown into the 03 Super Platinum generation were all inaccurate and played like ordinary players.

The Greek defender broke into the penalty area again and again, and then dropped shots to score, blasting the American defender.

At the end of the game, Greece won 101:95!This result was unexpected by everyone. The US team actually fell in the quarterfinals. That's the best-developed American team in basketball in the world. Isn't that a shame? Didn’t you mean full of momentum? Haven't the previous few games been big wins?

But the final result disappointed many people.

Paul Allen threw the red wine glass in his hand directly to the ground. He made a heavy bet to buy the American national team championship, but he didn't even enter the semifinals?

Just like that, still known as the dream team? This TM created the worst result of the Dream Team!

And what else did he see, the China team entered the semi-finals.

Such a comparison made him even more angry!

Lin Yongfeng stood up and cheered. Has God heard his prayer? The US team actually lost!

The amount of betting on the champion of the U.S. national team is the most. In this way, they not only evened out the payouts of the top four China team, but also made money!

Lin Yongfeng just turned around and started to worry again. What if the Chinese team beats the Greek team?

But he thought about it, it seemed impossible. The Greek team defeated the American team. How could they lose to the China team?

But I don't know why, but his heart has been hanging.

Chapter 1617: Do One's Duty (5/6)

In front of the TV or computer, I felt a little shocked to see the American basketball all-stars who had lost the Dream Team. Some wanted to go, but were not invited at all. They even had some take joy in calamity and delight in disaster in their hearts, including Pierce, Carter and others.

Others were called up, but they refused on the grounds of injury or illness. They were actually resting or vacationing, such as Big Shark. These stars, they can bear the anger of the fans.

None of them thought that the US team was worse than the last Olympic Games. It failed to even enter the semi-finals and lost to a team from a small country like Greece.

Feng Yu's phone rang again, still Kirilenko.

When the China team defeated Lithuania, Kirilenko called to congratulate him. Why is this?

"Hahaha, Feng, the U.S. team lost! Did you see that the U.S. team failed to even enter the semifinals! " Kirilenko's uncontrollable laughter came over the phone.

"I know, I also watched the results of the game." Although Feng Yu was very happy to see that the US team lost, he was not as excited as Brother Ki.

"You don't know, not only did I buy the China team and Russia to enter the semi-finals, and even the finals, I also bought the U.S. team and couldn't get the top three. I didn't expect them to even enter the semifinals! "I rub, so bold. That said, Brother Ki didn't make less money this time?

Perhaps Brother Ki is not for making money, but simply watching the US team upset. At this point, Brother Ki performed more intensely than Feng Yu.

"Tomorrow's game, I wish you Russia a great victory."

"Hahaha, definitely, and this time we Russia will win the championship. Feng, I'm sorry, even if you can beat Greece, you won't be able to beat our Russia. Or you can just talk to your China team, give up. ."

"Then let's discuss the result of the score. Let's all go to the betting company and make more money."

Feng Yu "..."

World Championships, do you want to play fake~ the ball?

"Brother Ki, are you sure you can pass Argentina and Spain? Argentina was the gold medal in the last Olympic Games, and Spain has your team's trump card."

"No matter who it is, we in Russia will definitely win. I promised those players very generous bonuses, and they will definitely work hard."

Kirilenko is the same as Feng Yu, the players who spend money desperately to win, and are more generous than Feng Yu.

Originally Kirilenko just wanted to win the US team, so he did not hesitate to do so. But I didn't expect that the American team would be such a dish and fell at the feet of Greece."Brother Ki, I can't promise you about this. Let's let the teams do their own things. No matter which country our team wins, it's better than the American national team."

"Hahaha, that's right, that's it! I'll hang up first, and tomorrow I will be in Japan. I'm going to the scene to cheer for those players! "

That night, Feng Yu went to the training hall of the China team. No one went to celebrate with a drink. They were still training hard, which made Feng Yu very satisfied.

I heard that every time the US team finishes a game, the players have to relax. Japan is more desirable to them than the US. Those izakayas are much more fun than American bars.

It was also because of the indulgence of the previous night that the American players were in a terrible state and lost to Greece.

The China team has strict regulations. When playing games abroad, even if they are going to buy things, they have to ask for leave, and someone will follow them. Even many things are strictly controlled and they are not allowed to eat.

Since the China team entered the semi-finals, the team's spirit has become better. Now their goals have also changed. They are no longer satisfied with the semifinals. They want to enter the finals and win the championship!

Now that it has been regarded as the biggest dark horse, let it go to the end! "Don't worry, everyone. We watched all the games in Greece. They are the main attack points from the outside. This is the same as the US team. But we are different. I focus on the inside and take the three-pointer outside. This will not only break them. With the joint defenses, there will be more opportunities to take action in the open space..."

GCEO rge Carl asked the players to practice tactics while cheering on the players. Seeing Feng Yu coming, he asked the assistant coach to take the players to continue training.

"Boss, don't worry, Greece has restrained the U.S. team because the U.S. team does not have a good center. We are different. Our centers are capable of singles and are outstanding. Moreover, our team does not rely on breakthroughs. They The defensive strategy is completely ineffective for us."

Feng Yu nodded: "I don't want any accidents. The goal set by China at the beginning was the quarterfinals. You did a good job. But since it can be better, I hope that Chinese players can show their strength 100%. , Advance to the final! In this case, the head coach of the Olympic Games is still you, and you will still be paid twice."

China offers GCEO rge Carl a salary, which is very low. But Feng Yu also offered GCEO rge Carl another salary, which is very generous.

If he can still become the head coach of the 2008 Olympics, then GCEO rge Carl can earn at least two more years. How could he not be moved?"I promise that I will defeat Greece the day after tomorrow! "

The next day, Russia defeated the German team, while Argentina lost to Spain.

Then the final semi-finals are China, Greece, Russia and Spain.

When China was playing against Greece, it is said that the sports channel set a record of ratings. There has never been a basketball game with such high ratings.

It seems that the Greek team suddenly couldn't find the touch in this game. They didn't make any shots from outside, and they were able to get out of the basket even if they broke through the layup.

The China team won 77:62, and Dayao scored 30 points. The Greek team gave them what they wanted in the interior, showing the style of the world's first center.

It was just that when Russia was against Spain, Feng Yu found that it seemed that the Spanish players were also not performing well, allowing Russia to narrowly win by four points.

Feng Yu seriously doubted what Kirilenko had said to Gasol, the core of Spain.

In the end, the China team and Russia met in the final. This result was something that no one expected.

The two sides played a high-level game. In the end, the China team won 77:76. Wang Shipeng scored a three-pointer before the final and became China's first basketball world champion!This year's Men's Basketball World Championship, no one thought it would end in this way. Even Kirilenko said it was luck that allowed the China team to win the championship. The next time they are in the Olympic Games in China, Russia will be ashamed!

Lin Yongfeng was about to cry. He did not expect that the China team actually won the championship. The Corporation has to lose a lot of money for this.

Kameido Masao, Hajime Yagyu and others are all overjoyed at unexpected good news. Originally, I wanted to shoot Boss flattery. Unexpectedly, they made so much money by flattering!

Hajime Yagyu even decided that in the future there will be this kind of flattering opportunity, he will do his part!

Chapter 1618: Define Music Phone (6/6)

The leadership of the Sport Agency specifically called Feng Yu to express gratitude. Without Feng Yu's help and sponsorship, there would be no good results today.

Of course, they also know that the China team was lucky this time, and the strongest American team was killed by the sudden explosion of Greece.

Feng Yu said very politely, it doesn't matter, it didn't cost much, it cost tens of millions of dollars. This sentence made the leadership of the Sport Agency stunned.

The money is not a small amount. It can also be obtained by Sport Agency, but it will not be invested in basketball. The money is enough to train several world champions in table tennis and badminton, but it is difficult for the China basketball team to win medals.

Feng Yu also reminded the Sport Agency that there is a lot of luck in this championship. In 2008, the goal should not be so high, and the main goal is to hit medals.

In fact, Feng Yu has already earned back these sponsorships by doubling his gambling. Not to mention buying the top four and making a lot of money, and then the top three, Feng Yu bought some more and made a lot of money.

From this point of view, Feng Yu helped the men's basketball team achieve better results, both gaining friendship and making a fortune. What's more, the men's basketball team also collectively endorsed many brands under the Wind & Rain Holding Company. The Sport Agency specially approved it, and the price is very low, which is a return to Feng Yu.Anyway, these people's worth has risen, and they can receive more advertising endorsements in the future, whether it is the Sport Agency or the athletes, they all make money.

It was also at this time that AIWA launched their new generation of music phones.

The styling is extremely dazzling, which makes many girls love it at first sight. Not to mention the unparalleled sound quality effect, maintaining the consistent excellent quality of AIWA. With the new AIWA earplugs, the price/performance ratio is also very good.

And the bluetooth flashing doll pendant makes many girls love sth too much to part with it. Both beautiful and practical.

After the launch of this music phone, all mobile phone manufacturers were stunned by the fiery/popular sales of this phone. In particular, Japanese mobile phone manufacturers such as Sony are most affected.

Originally, the best seller in Japan has always been Sony, and other brands such as Songxia are also very good. Together, they can make Wind & Rain mobile phone, Nokia, Motorola and other mobile phone manufacturers giants also have to give in, because this is their base camp.

But at this time, AIWAemerge as a new force to be reckoned with, with the concept of music phones, occupied most of the female user market. Especially the AIWA music phone can go online through the mobile phone, log in to the AIWA music store, and download MP3 directly, which is much more convenient.Nokia feels very helpless, obviously they launched a leaf-shaped mobile phone last year, which is similar to this square, or even better.

But why their mobile phone sales are so poor that this one of AIWA shows the potential of the machine king?

In just a few days, 300,000 units have been sold, only in the Japan market.

Subsequently, AIWA announced that it would introduce this phone to other markets, and they would carry forward the concept of music phones.

In fact, music phones have been made by any major mobile phone manufacturer, but unfortunately no one can have such an impact. Who made Renjia AIWA the leader in the field of music players before?

The plan of Hajime Yagyu and others is to make people all over the world think of music phones. The first thing they think of is AIWA phones, making AIWA phones synonymous with music phones.

This is not impossible, and it can be achieved after a period of subtle influence. For example, in freestyle, everyone would think that that kind of swimming style is freestyle, but in fact, freestyle refers to a swimming competition that freely chooses the swimming style.And everyone's default freestyle pose is called crawling. Of course, crawl is also recognized as the fastest way to swim, so now every freestyle competition, everyone chooses this style, and slowly everyone thinks that the name of this style is freestyle.

In order to promote their music phones, AIWA spends a lot of advertising expenses. It invites celebrity singers to endorse. There are huge screen advertisements in all kinds of places.

Almost all media such as radio, television, newspapers, magazines, internet/network, etc. have put advertisements at an unprecedented density.

Of course, the return brought by this is clearly and easy to see. More people are familiar with, recognize and love AIWA's music phones.

At first glance, other mobile phone manufacturers found that this is not okay. Can't AIWA be allowed to define music phones, so that they will lose a major market for feature phones?

So other mobile phone manufacturers have also launched new music phones with enhanced music functions.

Motorola did the worst among them. They are weak in sound quality. Nokia's product is not bad, a candy bar, has also won praise from many users.

The four-star mobile phone's new music phone has also been strengthened to a certain extent, at least it is very popular in their home market.Only Sony is the most tragic. They have also launched a music phone that is not inferior to Nokia. Both performance and design are not bad. Compared with AIWA music phones, they are not much worse, and the price is even cheaper.

But in the Japan market, it suffered a heavy blow. Their sales of new products are less than one-tenth of AIWA.

One is that many users who want music phones have already bought AIWA, so this part of the users themselves has become less. In addition, when it comes to music players, AIWA's popularity has surpassed Sony. In the hearts of many music enthusiasts around the world, AIWA is the best brand.

What's more, Sony has just launched two mobile phones, including smart phones and camera phones. This has also introduced music phones. The advertising resources are more severely dispersed. The brand promotion is not bad, but the product promotion is not comparable to AIWA.

The AIWA publicity department also said that Sony is imitating them again. And take the electronic paper book produced by Sony as an example, saying that Sony has not considered users at all in product design.

AIWA has always been user-oriented, and every time a new product is launched, it will do a lot of research to meet the needs of more consumers.Everyone has also discovered that AIWA’s music phone has not been introduced to the Chinese market. Instead, Aihua has launched a music phone on China’s side. The appearance design is similar to AIWA.

Of course, this music phone has also won the favor of many female users in China, especially those young female users who think that the appearance is fashionable, the functions are easy to use, the sound quality is excellent, and the price is reasonable, which is very suitable for them.

In this way, music phones have become popular all over the world, just like feature phones such as camera phones before, they quickly become a fashion. And here, AIWA’s Second Generation products, Yaoyao leads the sales.

At this time, Kirilenko told Feng Yu an important news.

Chapter 1619: Brother Ji's New Goal

"Feng, there is a British Semiconductor Corporation. My team said it is very good. I plan to acquire it."

Semiconductor Corporation? British?

"Oh? What kind of Corporation is it, what products are it mainly produced, and what is the price?" Feng Yu asked casually.

Obviously, Brother Ki was hesitating and wanted to ask his opinion. Feng Yu's opinion is generally that the company he has heard of the previous generation/life is very good, so he recommends Brother Ki to buy it. If the previous generation/life has not heard of it, then naturally it is not recommended unless the price is very low.

"It is a Corporation that designs electronic semiconductor microprocessors. Their Corporation name is Advanced Reduced Instruction Set Processor, or ARM for short."

Feng Yu seemed indifferent at first, but when he heard the abbreviation ARM, he sat up straight.

What, is this Corporation? Is this corporation from the UK?

To put it simply, 95% of the cores of previous generation/life tablets and smart phones are based on the ARM architecture, and they also have a dominant position in terms of embedded control and multimedia digital.

They designed a large number of cost-effective, low-energy processors, the owner of the most relevant patented technology, and even designed a lot of software for this.

This is a Corporation with extremely high technology and potential, Feng Yu has never remembered.It's just that there are no real tablet computers, and the sales of smart phones are far inferior to feature phones. As for embedded control, multimedia digital and other aspects, there are other semiconductor companies competing. But even so, the core of their technology is also very large.

But the most interesting thing about this corporation is that they don't produce processors at all. They only license the technology in order to collect patent fees for profit.

"The shareholding of this corporation is very complicated. Many of the world's top semiconductor corporations all own shares, but their major shareholder is Acorn Computer Corporation, whose status in the UK is equivalent to that of the U.S. Fruit Corporation."

"Fruit Corporation, VLSI Corporation, Industrial Technology Corporation, Texas Instruments, Qualcomm Corporation, etc., all have shares in it, and no one is the controlling party."

"This Corporation is a listed Corporation, listed in London and Nasdaq respectively. The current market value is about 2.6 billion pounds, and the annual profit is less than 200 million pounds. My team contacted Acorn Computer and they agreed to sell to us. , But we are required to pay a premium of 30%."

"Texas Instruments and other Corporations demanded even more excessively. They asked us to pay a premium of 33%. Even Fruit Corporation planned to purchase, but the price offered by Fruit Corporation was almost parity, so they were directly rejected."
"Feng, do you say that the premium is 30%, cost-effective/worthwhile? The profit is too low, only 200 million pounds a year. But my team told me that they can produce processor cores by themselves and sell them for money. Like Intel and AMD, it will definitely make money."

Kirilenko saw that Feng Yu acquired those Semiconductor Corporations, etc., and the premiums were not low, and they eventually brought Feng Yu huge profits.

But when Feng Yu acquired those corporations, most of them were non-listed corporations. The market value of this listed Corporation is obviously inflated.

Feng himself said that after two years, the stock prices of many listed companies will plunge again, and next year will be the peak market value of many companies. At this time, will there be some losses when buying?

"Brother Ki, my suggestion is to become the majority shareholder of this Corporation, but don't expel all other Corporations, but maintain cooperation to facilitate the Corporation's technology licensing. I can ask AMD and other Corporations to also acquire a little share, which is enough to guarantee you Can fully control the Corporation."

This is ARM, not only the current mobile phone processors are beginning to explode, but also set-top boxes, future smart TVs, tablets and other products. ARM is an absolute Boss.Only by licensing the patented technology, they can already guarantee a lot of profits. Just like Ericsson, it was the top mobile phone manufacturer at the beginning, but now it is slowly, hasn't it been withdrawn from production gradually?

In the future, Ericsson will specialize in research and development of communication technology, and then rely on patent authorization, it will also be able to make a lot of profits, and it will be more secure, with very low risk.

"Feng, why not directly become the controlling shareholder?" Kirilenko was a little dissatisfied. Even if he can't be a sole proprietor, he should be acquired as the controlling shareholder, right?

The power to hold more than two-thirds of the shares and more than 50% of the shares is completely different.

"Brother Ki, you need to know that ARM's business model is completely different from Intel, AMD, etc. He does not produce processors by himself, but does core design and makes money by licensing."

"How can we authorize more companies? Then it can't be boycotted by other companies, so ARM needs more allies."

"In this way, your patents can be granted to more companies and be adopted by more companies. The more companies buy ARM's patent licenses, the higher the profit."

"And the operating cost of this Corporation will be very low. I guess the Corporation has less than two thousand employees now? Think about it, how many employees does Intel have?"
"The small number of people also has a big advantage, that is, the ability to resist risks is strong. Whether it is material price increases or other risk factors, as long as people still use mobile phones and other electronic products, your patents will not worry about profit."

"And this kind of profit is still showing an upward trend. The more your patents, the more profits you can get. It's still a long-term flow, not a one-off sale."

"My shareholding is to help you have the same right to speak of controlling interest. If you are not satisfied, then these shares can be transferred to you at par after two years."

Kirilenko said immediately: "Feng, what do you mean? Many good projects you found have taken me to invest. You want to invest in this Corporation together. Why would I object? Since you said that this is more reasonable, Then I must believe you."

"In this way, I will first negotiate with Acorn Computer, and then we will acquire part of the equity of other Corporations. Finally, AMD and other Corporations can directly invest in shares, which expands our camp."

"Feng, if Japan and other Corporations come to buy our patented technology, will they sell it?"
"Sell, why not! " Feng Yu said immediately, "Anyway, we are authorized, not a one-time sale. In the future, they will follow our architecture standards to produce processors and other products. Whether they make money or not, we Can make money."

"And in this way, they will slowly rely on our product architecture, and thus lose the ability to develop independently, so that their lifeline is in our hands."

"Brother Ki, the market value of this Corporation may be able to double in a few years, buy now, absolutely no loss! "

Chapter 1620: Tablet Core Solution Has

"Saunders, this is Feng. How is the development of the accelerated processor that AMD and Nvidia cooperated with?"

There are four main factors restricting the emergence of tablet computers, among which there are three in hardware, and the main operating system in software. The operating system is also limited by hardware, and cannot be developed to be useful. As a result, hardware can't drive the system at all?

As for the hardware, the most important things are the processor, screen and battery. The processor also includes CPU and GPU, etc. The screen also requires multi-touch, and because the screen is larger, the performance requirements for the battery are higher.

After the tablet was designed, Feng Yu's requirement was to be able to watch videos for at least eight hours continuously.

In terms of batteries, breakthroughs have been made. However, if the processor core energy consumption is too high, it is not only a problem of power consumption, but also a major problem, that is, it will generate heat.

Tablet computers, just like mobile phones, do not have a cooling fan. No one wants to play with them, so they feel that the tablet in their hands is hot, right?

There are also high requirements for screen clarity, touch screen sensitivity, etc. At present, Wind & Rain Electronics is one of the top LCD screens in the world, which can basically meet Feng Yu's requirements.The only thing is the processor, which still doesn't work. According to the products provided by AMD and Nvidia to make the tablet, the thickness of the tablet is close to two centimeters.

And counting other accessories, the weight of the entire tablet computer will be too heavy, even if it is a plastic case, it will cost several hundred grams. If it is designed according to Feng Yu's aluminum alloy shell design, it must weigh at least 800 grams.

Such a heavy thing is hard enough for people to hold it with their hands, and it is impossible to use it lying down. One fell on his face accidentally, and people were still stunned.

Feng Yu has told the Lenovo Group several times that this tablet is not a miniaturization of an all-in-one computer, nor is it the ThinkPad of IBM or the TabtPC of Microsoft. Of course, it cannot be understood as a PDA (handheld computer).

The main purpose of this tablet is entertainment. With the improvement of performance, it can have office attributes, but it is definitely not developed for office use.

So it is enough to meet some entertainment performance, and it is not necessary to be so powerful.

The same is true for the system, there is no need to add all the functions, it should be enough to upgrade the operating system of the smartphone, not the reduction of the PC operating system.

This is a product that lies between a smartphone and a computer, so this system should also be somewhere in between. This is the case both in performance and size.Lenovo Kingsoft has also invested a lot of effort in developing this YOS system. For this reason, Lenovo-Silver Mountain Corporation merged some small software design corporations in order to obtain those professional software designers and expand the team.

Fortunately, at this time, Lenovo Kingsoft is not short of money.

When other aspects are progressing very well, it happens that the processor is stuck.

AMD and Nvidia did not cooperate with each other, but they both wanted to maximize the performance of this product, so they found that the architecture design could not always satisfy them. It is either too thick or too big, or it has other shortcomings.

Today Sanders received a call from Feng Yu again, and he replied embarrassedly: "Feng, this has not yet made a satisfactory design. But we are speeding up and I believe we will have results soon."

Feng Yu shook his head. Last year, you told me the same way. A year has passed and nothing has appeared. Is this what you said soon?

If it weren’t for AMD’s dual-core processor project to progress very well and the profits are also very good, Feng Yu should have gone wild. After all, Chaowei and Nvidia do not pay much attention to this product, they are more worried that the current advantages will be surpassed by other Corporations.

It’s not wrong to focus on the advantages of projects, but they don’t know how much profit margins the tablet will have in the future.The traditional desktop market will gradually shrink, the all-in-one market will expand, the notebook market will expand, the tablet market will expand, and the overall PC market will also expand.

According to this rule, products with a more reasonable layout, a smaller footprint, and lower energy consumption will be more popular.

"Do you know ARM Corporation? What do you think of their product architecture?"

"ARM? Their microprocessors are really unique, but the performance is too low. It's okay to be the core of a mobile phone, how can it be the core of a PC?" This Corporation is a peer, why would AMD not understand.

"I mean how about their product architecture plan. If you use their product architecture plan, can you give you some hints, can you make it faster to speed up the processor?"

"This accelerated processor does not need to have excellent performance, 800MHZ is good, the secondary cache is 512KB, and the graphics card does not need to be excellent. The core frequency of 256MHZ is sufficient. What I want is low energy consumption and space consumption. It’s small and can fit on our tablet."

The performance of the tablet does not need so much excellence. Feng Yu did not plan to make this a luxury product. The price of about 500 US dollars is enough.Then designing a better product will increase the cost, isn't it the gains do not make up for the losses? Feng Yu temporarily positions the tablet as an entertainment product, and the price is too high, which will definitely affect sales.

Hearing Feng Yu's words, Sanders replied: "Feng, their product architecture scheme is indeed relatively mature, which can give us a lot of inspiration. But in this case, we have to purchase ARM's patent license. This matter, I want to discuss with Nvidia to see how this cost should be shared."

Although both companies are subsidiaries of the Wind & Rain Holding Company group, they belong to different companies after all, and the composition of shareholders is also different, representing the interests of different people.

Of course, for Feng Yu, if the two corporations make a profit, he can follow the profit, so he didn't consider that in detail.

"Okay, then you go to discuss with Yang and give me an answer as soon as possible. Also, don't worry about contacting ARM, it's better to contact again next month."

Sanders is a little surprised. Feng Yu is so anxious to develop this product as soon as possible. There is no reason to contact ARM. What does it mean?

It suddenly occurred to him that Feng Yu seems to be very interested in the hardware design and manufacturing Corporation. Could it be that Feng Yu is planning to acquire ARM?

It seems that Feng Yu is really not just talking about being the biggest giant in the IT industry.Hardware, software, internet/network, computer, etc. are all involved. It is not impossible to become the biggest giant in the industry in the future.

Since Sanders said it was very enlightening, it should be fine. The Fruit Corporation A series processors of the previous generation/life also adopted the ARM architecture, thus creating a prosperous era for their smartphones and tablets for many years.

But in this life, the Fruit Corporation should step aside.

Chapter 1621: Environmental Conspiracy

"Uncle, what about the gift you said?"

On November, Li Shiqiang's family came to the capital to play, and as soon as they got off the plane, Li Zhixing entangled Feng Yu.

Feng Yu shook Kongkong's hands: "No. Don't worry. The gift is too big to be easy to take. I will show it to you when I go home. I guarantee it will be fun."

Li Zhixing has already been in junior high school. You can't fool around with ordinary toys. Fortunately, Feng Yu has already prepared.

"Parents, hurry up, go, go." Li Zhixing got into the car and urged impatiently.

Along the way, Li Zhixing was inquiring about what the gift was. Feng Yu deliberately didn't say it, but Li Zhixing was anxious.

When he reached the place, Li Zhixing opened the door and jumped out of the car, without even taking his own bag.

"Uncle, hurry up! "

Feng Yu was dragged to the door by Li Zhixing. Li Na had already heard the movement and opened the door.

Feng Yu's parents took two little guys to live in Bing City, saying that the air over there is better. It is mainly a documentary produced by the deputy president of the United States called "The Truth That Cannot Be Ignored".

The documentary originally talked about the impact of industrialization on global warming and so on, but there was a very important thing that affected too many people, including the Chinese.That is PM2.5, the word, it was known by the people from this documentary.

This documentary focuses on the air pollution problems in several cities, including Beijing.

In fact, this documentary is a pseudo-documentary, and many of the questions in it are actually frightening words to scare people.

For example, it says that if the world heats up by five or six degrees, the world will be submerged by the ocean, and then we will all be lost.

This idea is very scary, right?

Then after lifting everyone's fears, they began to say, what is the real culprit of the world warming? industrial pollution!

Where is the fastest industrial development now?

China!

So it came to the conclusion that the real culprit of world warming is China!

First of all, the reasons for the warming of the world are more one-sided. Then, the places with the fastest industrial development can represent the whole world?

In recent years, China's industrial development has been very fast, and it can barely be called an industrial power. But the United States, Japan, Germany, France, and the United Kingdom are the traditional industrial powers, and they even have more heavy industries.

Of course, in order to make their statement more credible, they certainly will not only talk about industrial development, but also include some concepts of incineration.For example, coal incineration, Gasoline incineration, etc., especially pointed out that in many rural areas in China, straw and wood are burned. These are heavy pollution!

China does have more coal incineration, but Gasoline incineration is not comparable to the United States. First of all, most of the cars in the United States are large displacement cars, and there are more cars.

If exhaust emissions are concerned, then the United States is the most polluted. There is also Japan. It is extremely difficult to see the stars at night in Tokyo many years ago.

As for burning straw and wood, this does exist, but is this the main reason?

Geer also hinted to everyone, I have a way to solve this problem, and it's free. Therefore, he was also nominated for the Nobel and Ping Prize.

How to solve it? Have a meeting to discuss.

Meetings are almost common in all countries in the world.

Then unite with other countries to put pressure on the China Government. You should reduce the use of coal, your car should be used less, and your industrialization should also be reduced. Don't make steel or engage in so many heavy industries. We have it, and we can sell it to you.

No one agrees to these conditions. Of course Geer knew it, as did representatives of other countries. This is a typical asking price, sitting on the ground to pay back.So after bargaining, the China Government agreed to reduce the primary use of coal. In other words, instead of burning it directly, some coke is produced.

Coke emits less exhaust gas and is more suitable for steelmaking. At the same time, it promised to reduce the burning of straw, but instead to crush it and leave it in the ground for fermentation.

As for the others, of course, I absolutely refuse to agree.

Other countries have also paid some costs, such as lifting some of China's technical blockade.

In fact, there is no such thing as the United States. China is also preparing to reduce the primary application of coal and eliminate the burning of straw. This not only pollutes the environment, but also uneconomical in the long run.

China seems to have lost face, but it has used some measures it has prepared long ago to exchange some actual benefits.

The process of industrialization represents the degree of development of a country, and China will not stop its pace of industrialization. Of course, they will also pay more attention to protecting the environment. No one wants their hometown to be on the wrong path of making money from pollution and then spending money on governance. Feng Yu has already mentioned this point.

Geer's method of no money seems to be no money, but he sold some technologies that were about to be blocked to China, and exchanged some benefits for the United States and other countries, and made a successful profit exchange.At the same time, Geer himself did not make less money.

It's not the salary of his deputy president, but this documentary, he can get a lot of dividends, and he has also become a world-renowned environmental expert.

Many politicians in the United States, including Europe, borrow money for elections, so why are they running for it? Some people say that it is to achieve their own government ambitions. Maybe they do, but they are actually for profit.

As for Clinton, he was owed money at the beginning, but after leaving office, he began to give national and even global speeches. For each speech, his after-tax appearance fee was not less than $100,000.

Then what else? When publishing books, many people like to buy this kind of book. Geer's book on the environment is very popular on Amazon.

In Europe and the United States, many people like to buy celebrity books such as Donald. In the event of bankruptcy, they can rely on publishing books to turn over. I don't know that most of them are ghostwriters.

So Geer, an environmentalist who seemed to be unprofitable, actually made a lot of profits by relying on this. His mansion, luxury car, etc., all come from this way.

Geer and others used environmental protection as a weapon to attack other countries. Hit the other side’s international reputation and hit the other side’s economic development, so that the US continues to maintain its lead.But you still have no way to refute it, because advocating environmental protection itself is a method/trick standing at the commanding heights of morality. Anyone who says environmental protection is not good and should not be rejected will be rejected by people all over the world!

But actually? The people in the U.S. pollute the environment even more than in China. The per capita carbon consumption of Gehr’s family is more than 100 times that of China!

But soon, Geer will be in trouble, and Feng Yu will trouble him.

Feng Yu shook his head and didn't think about it so much. He walked to the living room and brought a big box over: "Zhihang, this is a gift for you, I promise you like it! "

Chapter 1622: Intelligent Aircraft

Li Zhixing opened the box in twos or twos, and it contained something wrapped in bubble plastic. He knew that this must be for fear of being damaged, so when he demolished this floor, he became cautious and solemn.

Feng Yu directly pulled it apart: "Don't worry, this one is not that fragile."

This is all made of the best aerospace materials. How could it be so easily damaged? If it is easy, you have to talk to Bingfei Factory.

Li Zhixing picked up a black object with both hands and found that it was quite heavy. But what is this thing, how can it have eight wings?

There seems to be something like a lens below. What is this?

Huh, there seems to be an electronic watch next to it?

Feng Yu took out the "electronic watch" and put it on Li Zhixing's left hand: "Did you see it? This is the power button, press and hold for three seconds to turn it on."

Feng Yu found out that he had made a mistake. This watch was made according to the size of his wrist. Although the strap can be reduced, the screen is a bit bigger, thicker than Li Zhixing's arm.

But it seems that Li Zhixing still likes this thing very much. It doesn't matter if it is bigger, it is not easy to make mistakes in operation.

"This is the controller. If you see this button, it controls the direction. Tap or slide your finger on the screen to control the direction and height of the flight."
"Don't press it first, go out to play. The room is so high that you can't fly." Feng Yu hurriedly stopped Li Zhixing who wanted to press to take off. If it hits the crystal lamp above his head, Feng Yu can accept the broken lamp. , It’s not good if the splashed debris hurts people.

After Feng Yu took the aircraft out, Li Zhixing impatient controlled the aircraft to take off.

Fly forward, fly back, fly left, fly right, go up, down, it's fun to play.

But if there is only such a function, it will be like a remote control plane, what's so fun. There are several remote control planes in his family.

It was once when I accidentally flew over the head of a certain division ~ ministry compound, I was beaten down by the guard box.

Fortunately, I notified my father in time, but after I went back that day, I was punished to stand for an hour!

What he is most angry about is not being punished for stationing, but the person who broke his remote-controlled plane and didn't compensate!

When he was young, he didn't even know that there were places where he couldn't fly freely.

"Uncle, what does this button do?"

Although holding the manual, Li Zhixing didn't bother to read it. Obviously, his uncle knew how to play, so it was easy to ask directly."This is the shooting function. You click and this will automatically shoot. The captured data is converted into a digital format signal and sent to this computer." Feng Yu came out of the living room again, holding a laptop in his hand .

Of course, this computer is also specially made from Lenovo, and the performance is all the best now. Even though the development of computer hardware is fast, the main hardware of this computer will not be out of date in five years.

The computer screen at this time is a moving picture. Li Zhixing opened his eyes wide: "Is this us?"

"Yes, the one you just used was the follow-up mode, which locked the controller on your wrist, so no matter how you go, you are the one who is shooting."

Li Zhixing grabbed the computer and walked forward a few steps, realizing that he was still in the middle of the screen. He looked up and saw that the aircraft was always floating not far above his head.

"Then can this film other people?" Li Zhixing asked.

"Of course, I see the controller option, this is locked, after unlocking, click this, you can control the camera rotation."

While operating, Li Zhixing swept over the screen from time to time with his expression. He was really excited when he saw that he could see other scenery, and he controlled the aircraft to fly farther and farther."Eh eh eh, Zhihang, did you see that the red light of the controller is flashing, don't let it fly far away, it will exceed the control distance! "

Feng Yu saw the controller prompt and reminded him quickly. If this is beyond the distance, although it may not necessarily crash, it may also lose control.

"Did you see it? This is the displayed distance. This data indicates the flying height, and this indicates the straight-line distance between the aircraft and you. Both have a safe distance, which cannot be exceeded, otherwise it may lose control. Safe distance, manual It says, you have to remember it."

"Uncle, this is too far, you can't see clearly?"

"Don't worry, see this, this is for adjusting the focus, optical zoom, it is very clear. Click this, eh, yes, did you see, is the flying height unchanged, but the cars on the street can see Cleared?"

"How? Is this fun?" Feng Yu asked triumphantly.

"Fun, so fun! "

"Okay, just play for a while, put it away first, it's time to eat."

"No, I'm going to play for a while! " Li Zhixing got such a fun new thing, why would he be willing to put it away immediately?

"If it doesn't work, you have to do it, because this one is not fully charged. Look here, it's going to be out of power. If this one falls down, there is nothing to play with....

"Uncle, why don't you fully charge it! " Back home, Li Zhixing complained constantly.

"I told you that the new electronic devices are not particularly full. Charge them later. You can play after eating. Also, the controller should also be charged."

Feng Danying came over: "You took him to play again, this is a model airplane?"

Feng Yu grinned: "That's it."

Model airplane? How much is an ordinary model airplane? This is an eight-rotor intelligent aircraft, there is no such advanced one on the market!

"How much is this?" Feng Danying asked casually.

"Sister, don't worry about it, just hold it for Zhihang."

Li Zhixing took the baby to the room to charge, Feng Danying continued to ask, "Is this not cheap? Is it hundreds of thousands?"

Feng Yu smiled and said, "Hundreds of thousands don't have these functions. This costs more than two million."

"More than two million? You play for him? He won't take it apart in a few days! Hurry up, go back! " Feng Danying was originally a test of hundreds of thousands, but she didn't know that Bingfei Factory produced this thing. I heard it is not very expensive.

Needless to say, this brother is definitely the best customized one.Feng Yu said in his heart, I haven't added a unit for more than two million dollars. If you know that this is more than two million dollars, you still have to take this baby back.

In fact, the performance of this thing is not outstanding, but limited to the current technological development, it is more expensive. If Feng Yu is reborn before the rebirth, this thing can be made with 2 million RMB.

"Sister, what do you want to come back to do, take it to play. Do you think, what can I do with it, I can play it by myself? Don't leave it to my two little guys. When they reach the age when they can play this, this thing will It's worthless."

Well, when the time comes, this may not be too valuable, but you can customize better for your own children. Feng Yu is not very extravagant in his own life, but he is particularly willing to give to his children.

Feng Yu sat on the sofa indistinct(ly) in a daze, and didn't know how Ralph was going.

Chapter 1623: Debunk

After eating happily, Feng Yu received a call from Ralph.

"Boss, things are done, you read the news."

"Well, I got it."

Feng Yu hung up the phone, went to the study to turn on the computer, and clicked on Sina.

[The previous one, the other behind the other, this is the "environmentalist" Geer]

[I paid, this is Ger’s answer]

[Being lenient in self-discipline and strict in treating others, are such people worthy of praise? 】

[Everyone has been cheated, this is Geer’s conspiracy]

Each piece of news talked about Geer. Feng Yu just clicked on one, and you saw the above introduction.

It turned out that a reporter went to film Geer’s mansion. Not to mention it was very luxurious. The villa was still brightly lit and consumed electricity. Measured by Gehr's per capita carbon consumption standard, it is more than ten times that of many American households and more than one hundred times the average of Chinese households.

While calling everyone to pay attention to environmental protection and low-carbon life, while consuming so casually, isn’t such a person a hypocrite?

And when the reporter interviewed, how did Geer answer?

I paid for it!

That's right, this is what Gehr said.I spent money, of course I can use electricity, of course, I can use those high-power, high-carbon consumption products.

But don’t others pay?

What you mean, you can pay for it at will? Isn't this contrary to what you said and the speeches you gave?

There is even an article saying that Geer is a liar, using this kind of frightening words to scare people to let others care about this matter and let others do what he wants, but he himself did not do so.

This is like the ancient nobles who said that if a country is not rich now, everyone must save money and reduce entertainment. Then there is singing and dancing, the enjoyment of big fish and meat.

This time Feng Yu asked the reporter arranged by Ralph to disclose Geer’s film income, book income, speech income, etc., to explain how much Geer made in this matter.

To characterize this matter as a kind of commercial marketing, Geer doesn't care about environmental protection at all, and he doesn't deserve to be called an environmental expert. He just made some sensationalize remarks to make money.

What should a truly respectable expert be? Not only is the professional knowledge excellent, but also the lofty ideological and moral character.

At the very least, when calling on others to do something, you should be able to do it and set an example.Only asking others to do this, and then doing the opposite, is such a person worthy of praise? What such a person says is commendable? To be believed?

And why should Geer be an environmental expert? Does he know how to deal with these problems? Do you know how these data are calculated?

He didn't even know that it was all made by others, he just signed it.

Such people who steal success from others and put gold on their faces should have been blocked long ago if they were placed in academia!

What is his real profession, Deputy President of the United States.

Is the work of the Deputy President particularly leisurely, or is he able to make so many research successes outside of work? This means that other environmental protection experts are not working seriously, are they messing around? Otherwise, others can become experts in their spare time. Why can't these professionals?

This is clearly fool the world and usurp a good name, fooling others.

It is said that China is seriously polluted. Look at the freshwater lake in the U.S. Why do you introduce so many freshwater fish from China? Because the heavy metals over there exceed the standard, only these fish can live.

It’s not that the Americans don’t like to eat freshwater fish. If they say there are many fish bones, don’t they also drink fish soup? It’s not because of the serious water pollution that the fish can’t be eaten at all.There is also Japan, a small place with a population of hundreds of millions. It seems that agriculture is also very developed, but it is easy to find that most of their food is imported, and the imported food is much more expensive than what they produce in their own country.

The same Apple, Japan’s local product may cost more than 100 yen, but if it is imported from China, it will be worth thousands of yen.

Is it because the tariff is so high?

Of course not, but because they know very well that China is healthier.

Most of the food in Japan is exempt from inspection. This exemption is different from what we think is exemption.

It's not that they have the credit of passing quarantine for many years, and then they can not need quarantine for a few years. But they know very well that even if it is quarantined, their food does not meet international standards.

Like heavy metals, they are generally more than twice as good as qualified products, which are seriously exceeding the standard. But those imported from China are all top-quality products.

There are also London in England, Ruhr in Germany, etc. Pollution in these places has not been completely controlled until now. Of course, at least the stars can be seen in the sky of London, and the diffuse fog has disappeared.

However, the content of heavy metals in the land still exceeds the standard.You said these countries, don't they want heavy industry? Could it be said that their sewage equipment is all the best?

of course not. They just moved the heavily polluted Company to a developing country.

For example, a few years ago, China had many of these companies, and the government in China was still very happy.

These are all political achievements. It can also boost the local economy, allowing locals to work in factories and earn wages, but ignores that their environmental protection standards are simply not up to standard.

If Feng Yu didn't do that a few years ago, there would definitely be more polluting companies that would settle down in China. When you think about how to deal with it, someone has made enough money and ran away, leaving a mess for the locals to deal with.

China drove these companies away, so where did these companies move? Other countries in Southeast Asia, as well as underdeveloped countries in Africa and South America, etc.

Those places are in dire need of money, and these factories are also needed to improve their country’s industrial standards and improve people’s living standards. But this can only improve the living standards of one generation, and when the time comes, the next generation will be in trouble.

So this time, Feng Yu not only exposed Geer's lies, but also cited evidence that many companies in the United States pollute the environment in other countries.They implement two sets of standards, one for the United States and one for other countries. Even many companies have exceeded the local lower standards.

Feng Yu wants to let people know that you haven't wiped your ass clean, so don't buckle other people's heads.

Speaking of environmental damage, you still have the most companies in the US? The per capita carbon consumption of the United States is among the top in the world, right? When will your own country be well governed, let's care about the affairs of other countries.

Don't fool others, but make a large sum of money secretly, don't treat others as stupid ×!

Chapter 1624: I Come To Invest

During this period of time, another major event occurred in the country, that is, in many places, opposition to the construction of factories reappeared, and the scale was much larger than that of Feng Yu and the others.

This time, millions of people participated, and the cause was a chemical raw material for paraxylene.

This is a very widely used chemical raw material, which can be extracted from petroleum and coal tar. It is slightly more toxic than ethanol. If a certain amount is taken by a normal human body, it will be excreted through human excrement, such as urine, breathing, etc. .

The hazard rating of this product is the same as ether in the world.

The cause of this incident is that a certain oil state-owned enterprise in China wants to invest in building a factory to produce this raw material, because this is a chemical raw material that is extremely widely used, and the demand will increase in the future.

Previously, what our country used was imported from abroad, which cost high prices. Since we have the production technology, of course, our own production is more cost-effective/worthwhile.

But I don't know who heard that this is very harmful to the human body, and there is something to leak, and then all the places where investment was to be built before are surrounded by the people to protest against it.

He claimed that he was not allowed to build a factory here because it was very poisonous.This is someone who is deliberately tampering with the concept. Who will benefit? Those big countries that produce p-xylene.

For example, the United States, South Korea, Nanyang and so on.

In those countries, why do they dare to build factories in their own countries and mass-produce them? Obviously, this can be controlled.

To put it bluntly, many people are dupe/sway, especially some local people, say what everyone says. They would rather believe this kind of harm than just believe it.

And who is the first to say that paraxylene is very toxic in China? U.S. Embassy in China, a banana man.

Don't look at him with a Chinese face, but in his bones, people have never regarded himself as a Chinese, they think he is American!

What they hope most is that China's industrialization process will be hindered, and then slowly reduced to an agricultural country again, all under their constraints.

Everyone knows that the added value of industry is much higher than that of agriculture.

They want this concept of environmental protection to limit China's industrial development and distance the industrialization strength of both parties.

How terrible the industrial power is, the former Soviet Union can see.

Even if the former Soviet Union economy collapsed, no one dared to provoke them, because the strong industrial strength allowed them not to fear any country or any war!No one wants to fight, but if you want peace, you must first have the strength not to be bullied by others!

Once China suspends its industrial development, it will once again become a factory in a developed country like other underdeveloped countries, and those companies that pollute heavily will return to China again.

Therefore, continuous development and improvement of our own technology can continuously reduce pollution.

For car, the fuel consumption per 100 kilometers used to be dozens of liters, but now? How much has been made and how much has been reduced in exhaust emissions?

If it doesn't develop, will car disappear? It must be the kind of high fuel consumption cars that run rampant, and the pollution will be more serious.

In the simplest terms, China's power generation was first thermal power, then hydropower, wind power, etc., and nuclear power with the best economic benefits and environmental protection.

Isn't the country gradually shutting down thermal power plants now? Use water, wind power and nuclear power instead.

One is to save resources, and the other is more environmentally friendly and economical.

Some people say that saving resources is actually a paradox. Because the more we think about saving, the more we consume.

For example, scientific research consumes a lot of resources, and after successful research is transformed into product promotion, more resources will be consumed.Let's take car as an example. Although the emissions were more than ten times the current level, the car holdings were only a few tenths of the current level.

But people's lives are inseparable from these. Who wants to go back to the era without cars? Riding a bicycle to and from get off work every day, or riding a ox cart or horse-drawn carriage?

Although the resource consumption is now greater, the environmental pollution is actually much smaller than it was before. In other words, those chimneys no longer emit thick black smoke plumes, and the discharged sewage will no longer kill fish and shrimp in the river.

Development is the fundamental solution to pollution. With the continuous improvement of technology, the continuous reduction of pollution and the continuous treatment, the environment will get better and better.

Just as people once said that the world's population will increase, but when the economy develops to a certain level, especially in many developed countries, the population will grow negatively.

Even China, a populous country, had a negative population growth before Feng Yu was reborn. The country is even drafting an open two-child policy to stimulate population fertility.

The energy consumption is large, but the stimulating technological progress will continue to discover all kinds of clean new energy. As long as you plan carefully, you can embark on a path of sustainable development.From the experience of previous generation/life, Feng Yu knows that China will become better and better, more and more heavily polluting companies will be moved out of China, and the environment will be continuously improved.

And he hadn't heard of the pollution of paraxylene from the previous generation/life, this is simply a rumor!

Poor people who don't know the truth, people who don't know what paraxylene is, they determined in the inner heart that it is poisonous! I even went to Baidu to change the definition of the term, thinking that it was wrong.

Simply put, they are just being used, and then they don't know it.

In fact, the most fundamental problem is that China is underdeveloped and the level of education is not high enough. Many people have low discrimination ability and are easy to be dupe/sway.

Feng Yu grabbed the phone and called Zhang Ruiqiang: "Lao Zhang, I heard that there has been a lot of trouble about xylene recently?"

Zhang Ruiqiang sighed, "Oh, isn't it? You said that in the experiment done by so many people in Huaqing University, there are even students and teachers who voluntarily use the data obtained from their experiments. Those people don't believe it, they are willing to believe it. Those rumors."

"Lao Zhang, you are right. They are willing to believe those rumors. So at this time, they need someone who can be trusted to stand up and make them willing to believe in the country."
"I know this paraxylene is very important to the development of the country. It is a raw material that will be in great demand in the future and cannot be controlled by others.

"So in this matter, our Taihua Holding Group can help. If the above agrees, our Taihua Holding Group can invest in this factory. With our Taihua Holding Group’s credibility in environmental protection, the people should believe that our products will not Polluting the environment! "

Zhang Ruiqiang is overjoyed: "Feng Yu, are you willing to invest? Good, great. I will report this matter to the top, tomorrow, no, I will give you an answer tonight. You are a great help! "

Chapter 1625: Double Back

Zong Qingxian and Liu Chuanzhi both received a call from Feng Yu and knew the whole story. They were willing to go to places where the opposition was fierce and persuade those people.

They have relevant experience, and the past few years have indeed proved that their original sewage treatment equipment is indeed the most advanced in the world, and those places with factories are not polluted.

Moreover, the twice-a-year physical examinations also showed that the workers’ physical health has no problems.

In fact, the factories under Taihua Holding Group have always been China's environmental protection model Company, with excellent credibility.

Coupled with the image of business operations over the years, including donations, poverty alleviation, etc., Taihua Holding Group also respects most people in the country.

Feng Yu also updated on the blog, with his own reputation as a guarantee, will use the world's most advanced environmental treatment equipment to ensure that the environment will not be polluted.

Just as many people opposed the construction of nuclear power plants, but after so many years, what are the problems with those nuclear power plants? Obviously, it is much stronger than thermal power plants.

After the reputable company and celebrities reposted Feng Yu's blog, more and more people chose to believe in the promise of Taihua Holding Group and the country.

So the troubled crowd dispersed, and the factory began to invest in construction.Those who agitated saw that the goal was not achieved. At first they thought that even if they couldn't prevent the construction of the factory, they would have to delay it, but they didn't expect it to be resolved so soon.

It was Taihua Holding Group that came forward to solve it, Feng Yu's Corporation. So some countries decided to warn Feng Yu.

At the beginning of the year, the European and American side warned China a lot. They issued a fine to the company of leather shoes, clothing, etc., and determined that they had dumped.

what is the reason? For clothing and leather shoes of the same style and material, China's product prices are less than half of their local products.

A pair of US$200 leather shoes in the United States, the same style imported from China only sells for US$50 or 60.

This dealt a serious blow to the related companies in Europe and America, and caused many factories there to close down. They have become accustomed to periods of high profits, and once the profits decrease, they can't stand it.

In other words, the capitalists are unwilling to support it. Anyway, their money is already in the pocket, and investment is the same, but the workers are in trouble.

In order to avoid saying that they are targeting China, they also ruled and punished Thailand, a major exporter of the same clothing and leather shoes.In fact, the production cost of this pair of leather shoes is less than twenty dollars at all. Although there are tariffs, it is still profitable to sell a pair of fifty dollars.

The European and American sides not only imposed penalties, but also forced the prices of these clothing and leather shoes to increase. At the same time, they also formulated new tax standards, imposing higher tariffs on such products.

Of course, China cannot show weakness. At the same time, tariffs on some major export products from Europe and the United States, such as machinery and electronics, have also increased, because China does not need to import these products anymore, and many products can already be produced by itself.

The reason why China has such confidence is that many of their continued products can be imported through Russia. China lacks technology, but Russia is no problem.

There is also South Korea nearby. Japan also wants to cooperate with China in many aspects.

There should not be too much trouble between countries. After all, China is also one of the world's powers. Although it has always claimed to be an undeveloped country, its overall national strength has become very strong and has become the world's top.

No country, even the United States, dare to challenge China. They can only test each other's bottom line and compromise with each other.Once they break the bottom line and cause a war, even if they win the United States, it will definitely be a tragic victory. By then, will Russia not become the boss of the world?

And if Russia supports China and joins forces, then the United States will lose.

It can even be concluded that once a war breaks out between big countries, it will surely trigger the third world war!

So now everyone pretends to be civilized people and plays some small method/trick secretly. It's holding you back in the economy, and I'll give you some trouble.

China can't clean up, can't you still clean up your China flag?

Feng Yu is the most outstanding representative of Chinese businessmen and the banner of businessmen.

So they decided to impose some sanctions on Feng Yu's Company.

Feng Yu's Company, what is the most profitable company in Europe and America? IT electronics, medicine, food, etc.

Needless to say, IT electronics, Lenovo Group, Lenovo Kingsoft, Wind & Rain Electronics, Wind & Rain Appliances, etc., have very good sales in Europe and the United States, and they are still at the Boss level in Asia.

In terms of medicine, Bing City Pharmaceutical Group once again merged several pharmaceutical factories in China, and launched band-aids to accelerate wound healing, emergency avoidance medicine, trauma spray, hemorrhoid cream, Powerful Little Brother, and nutritional medicine, which are all sold in Europe and the United States.Bing City Pharmaceutical Group has not only grown into the largest pharmaceutical group in China, but also the largest pharmaceutical group in Asia, and has a reputation all over the world.

In terms of food, Great Northern Granary's green food has been sold to major supermarkets in Europe and the United States, as well as China's food and beverage giants such as Wahaha and Jianshebao. Their market share in Europe and the United States is growing and they are making more and more money.

As a result, the United States raised tariffs on these three categories of imported products.

This reduced the profit of Feng Yu Company's products, increased costs, and severely reduced the competitiveness of many products.

This not only sanctions Feng Yu's Company, but also protects their local Company.

Obviously, this time it is not only for China, but also for Feng Yu's industry. If it weren't for Wind & Rain Holding Company, many industries are registered in Europe and the United States, and the employers are also European and American. Feng Yu suspects that those industries will also be subject to certain restrictions.

Of course he knew about this. Zhang Ruiqiang was entrusted to call Feng Yu: "How about, how big is the loss this time, suffer serious injury?"

Feng Yu didn't seem to be irritable, and said in a relaxed tone: "The loss is relatively large, but there is still a profit, and it can still be done. Suffer serious injury, they dare not yet."
"Don't worry, the country won't let you suffer. We have also increased tariffs on these products. I believe it will not be long before everyone will sit down and negotiate again, and these tariffs will be reduced to normal standards. "

After joining the WTO, many of China's taxation standards have been lowered in order to comply with the requirements of the WTO. Now you play Lai first in Europe and America, so don't blame us for not being particular.

"Then I will say thank you first. But don't worry, whoever takes the money from me, I will double it back in the future! " Feng Yu's expression was a bit stubborn.

Chapter 1626: Greening (seeking To Subscribe)

"What are you talking about? Are you going to plant trees?"

Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu in surprise, not understanding what Feng Yu was thinking. Just for this, you came to my office/bureau early in the morning?

Is it very profitable to plant trees?

Even if it is an economic forest, it will take more than ten years to harvest, right? For fruit trees, it usually takes more than three years to enter the productive period, right? Lao Zhang also mastered agriculture, forestry, animal husbandry and fishery when he was in Longjiang, and he still knew the basic knowledge in this area.

It takes so long to get a return, and after three or ten years, I don’t know what the situation will look like. This is not in line with Feng Yu’s usual investment method?

Feng Yu glanced at Zhang Ruiqiang: "Why, I can't plant trees?"

"Yes, yes, but what do you plant? I heard that Taihua Supermarket Group seems to have invested in another furniture store. Are you planning to make your own furniture?"

Feng Yu rolled his eyes: "Even if I want to make my own furniture, it’s too late to plant trees. And ours is a home furnishing store, not just furniture. We rent the premises to other home furnishing brands to collect rent and make money, not on our own. Make money selling household products."

"Then what is your tree for? It looks good?"

Feng Yu almost choked to death by the tea, what is planting a tree to look good? Do you think I am a bald head? For Song Meimei, planted a city full of flowers and trees?"I'm doing greening, do you understand greening?" Feng Yu raised his voice.

"That's it, what are you looking for me for this matter? Which city do you want to plant trees in is not easy? Why, now Bing City doesn't give you face?" Zhang Ruiqiang still doesn't understand, with Feng Yu's temper. To plant trees, he must pay for himself and hire local farmers. This place should be happy to support it.

"I want to plant a lot of trees, and it may take up some other mountain areas."

"Many? How many?"

"There is as much as there can be. Mainly in the Northwest, we will improve our country's air quality as a whole to prevent foggy weather."

There is no such thing as smog, or even though it has been mentioned, it is not familiar to the masses. In fact, this term was also coined by the Americans from previous generation/life, and China only began to recognize it in about 11 years.

It’s not that there wasn’t such a bad weather before, but everyone used to call it thick fog, or thick fog, and no one said it was haze.

Compared to the previous generation/life people who wear masks on the streets in the haze and haze days, there are not many people wearing masks in the foggy days. Everyone just feels a little uncomfortable in the fog, and they don’t think it is much harmful. I would not have thought that this would affect my health.Zhang Ruiqiang opened his mouth wide: "Is this your reason?"

"Why, isn't this reason good? Do you know that because of the air quality index obtained by the United States, my parents brought my children back to Bing City's hometown? I want to see my children, so I have to fly back to Bing City. . Take my wife back and forth every weekend, do you think it's interesting?"

Zhang Ruiqiang hesitated and said: "The air in the capital is not that bad, is it? Although it is indeed not as good as Bing City, but you also said that the documentary is frightening words to scare people?"

"Furthermore, there were also sandstorms in Beijing a few years ago. What is said to be affected by sandstorms, and then the country has been governed? In recent years, even sandstorms in Beijing have been rare, right?"

Feng Yu said in his heart that it is all right now, and the previous generation/life waited for the Olympics to pass before the problem became serious.

"Yes, it is governance, but the intensity of governance is far from enough. Every year we are affected by the northwest wind, blowing the sand from the Inner Mongolia side."

"How do you manage it now? Plant trees on the Beihe side and let the other side stop. But is this enough? Isn't this treating the symptoms but not the root cause?" Feng Yu asked rhetorically."Who said that? We have also started planting turf in Inner Mongolia, and some areas have also begun planting trees. So many cold- and drought-tolerant tree species, why do you think they are researched? They are all our land in China, in your eyes Here we only care about the capital?" Zhang Ruiqiang said angrily.

Of course not. The previous generation/life is not too small for the governance of Inner Mongolia and Gansu Province. However, due to environmental factors, the results of governance are not particularly good and have not met expectations.

There are always some discrepancies between theory and practice. Later, China began to move factories and other actions to increase governance, but the effect will take more than ten or two decades to see.

In this case, it is better to increase the effort earlier, which can spend less money, but make the effect better.

Smaller, it can also make Feng Yu live more comfortable. He is also unwilling to live in the city in the future, there will always be a period of time each year that is not suitable for going out.

"Lao Zhang, don't get excited. I know that the management is under way, but the strength is not enough. Now I join it and I will pay for greening management. Is there anything wrong with this?"

Zhang Ruiqiang froze for a moment, as if there was nothing wrong with it. Someone is willing to spend money without the country worrying about it. This is a great thing."What are your requirements?" Zhang Ruiqiang asked vigilantly. If it is really that simple, it would be great. Feng Yu must have other requirements, otherwise, why would you come to him?

"First, these factories in the upper wind of the capital must either relocate or install the latest sewage treatment equipment, otherwise they will be fine and we will be in trouble here."

"Secondly, for this greening project, I need a big man who can live in the town to name it, so that when some people are thinking about my money, I can't just clean them up."

"Third, the old rules, the use of funds needs to be reviewed and approved by my person, but the person who implements it can be managed by the Government department."

The main reason is that there are too many people for this job, and Feng Yu also needs the assistance of the Government to complete it. Otherwise, even if it can be completed, it will take more effort and money.

Anyway, Feng Yu drew out the big head. Why can't someone get some people from the Government? Isn't this also serving the people?

"Articles 2 and 3 are very easy to solve. If my level is not enough, I believe there must be a leadership above who is willing to give you pressure. In fact, I think you can find Zhu Tiewan for this matter."
"But the first one is a bit troublesome. Do you know how many large state-owned enterprises are there in the northwest of the capital? These companies are easy to relocate, but what about the workers? The workers' homes are here. Where do you want them to move?"

"Lao Zhang, have you ever thought about it. What's the use of our governance here and the continued emission of emissions? Although the company relocation will be very troublesome and involve a lot of money, it can be done to a great Solve the problem. Moreover, some factories are indeed aging. Shouldn’t they have equipment and technology updated?

"Prevent trouble before it happens. You have to wait until the matter is serious before you make a decision? Anyway, you have to say that all of these have been agreed. Then the money I donated is definitely not a small amount. This is a major event that benefits the country and the people what."

"This... I'll help you ask."

Chapter 1627: Father-son Theory

After talking about greening, the two talked about other things. Zhang Ruiqiang talked about recent international events.

For example, after Japan's change of term, he came to China at the beginning of this month after being promoted to the third position at the end of last month.

Talk about strategic and mutually beneficial relations, peaceful coexistence, and common development. It can be regarded as breaking the deadlock of the previous term and re-easing the relations between the two countries. Most importantly, it can promote bilateral trade.

The last stalemate caused Japan to suffer. After losing a huge emerging market like China, Japan’s industrial development has slowed down a lot.

Of course, it has become extremely difficult for China's products to enter the Japan market. There has been no consensus between the two countries for a long time.

Japan originally thought that without their economic help, China's economic development speed would definitely be much slower, but unexpectedly, China's economic development speed has not slowed down, but has become faster.

Not only agriculture, industry, and trade have developed well, but financial investment has also become a lot more successful.

Japan thought they could work with Western countries to impose some technical blockade on China, but they found it failed.

Russia started to help China continuously, and then South Korea began to approach China. There is also Feng Yu from China, who always helps, so that China solves many headaches.In particular, this year China has had many talks with countries in Europe and the United States, and then both sides stepped back. Many non-critical technologies no longer block China.

Only then did Japan discover that they seemed to have been tricked.

The United States told them at the beginning that they had jointly imposed a technical blockade on China, but the U.S. side unblocked it first, which flashed Japan a bit.

The senior staff of Shinsan also decided to re-establish diplomatic relations with China and open up the market of China, so that their products can be sold in the past, so that their Japan Company can make more money.

The most ideal way is to acquire some companies in China and enjoy some preferential tax policies.

Of course, there is also a nuclear test started on the San Fat side some time ago. No matter who opposes it, it won't work. They also expected that as long as China doesn't do it, no other country can do it.

Because the distance is too close, once it is occupied, it can threaten China's security. Didn't China claim that it would never use force first, so what are they afraid of?

So Iran also refused to implement the meeting resolutions, and also planned to follow one road until dark. As long as it succeeds, then no one is afraid.There is also the fact that Pan Jiwen became a secretary. At least this is an Asian. He will consider it for the benefit of Asia, and also said that South Korea can get more benefits.

Feng Yu didn't pay much attention to these news before, and he learned through Lao Zhang's mouth. You can also adjust the strategic investment direction of the Corporation.

For example, he knows that Iran is the same as the previous generation/life, then there will definitely be a decrease in oil production afterwards, and the oil will inevitably rise.

Once the companies from Japan and South Korea come to China to invest, the related company stocks will certainly rise sharply. These things that seem to have little to do with Feng Yu, in fact represent huge economic benefits and affect Feng Yu's investment direction.

"Lao Zhang, did we sign any important agreement with Japan?" Feng Yu asked.

"How is it possible? A lot of things are verbal agreements. Some frameworks are signed, but they are of little use."

To put it bluntly, Japan took the initiative to show it, and China also depends on Japan's attitude. For example, about some historical issues, should you admit it?

Of course, according to Feng Yu's previous generation/life memory, Japanese people will be shameless and want to obliterate this disgraceful history.

It seems that China also understands that there are not enough people in Japan, so it doesn't plan to have a deep friendship."What about Taiwan? Is there any change?" This is what Feng Yu is most concerned about.

"Over there, there have been no changes for the time being. The agreement will expire before next year. I think it means that Taiwan should make a statement. If they continue to do so, then a series of preferential policies for Taiwan will be revoked."

"At that time, the superiors will adopt your suggestions and let them understand that if they are out of the protection of China, it will be very difficult for them to develop the economy in Taiwan! "

In fact, just like Hong Kong, after the return, many Hong Kong people now say that it is much better than it was under British governance. Hong Kong people manage Hong Kong by themselves. If they have difficulties, they can still find the backer of the motherland.

Hong Kong's economy has not collapsed like the previous generation/life. Although it has been hit, it has recovered quickly. In particular, some support from mainland has helped Hong Kong develop better.

Don’t you know about Taiwan? Many of them actually want to return. Leaning on the U.S. is simply impossible. How far is Taiwan in the United States? If anything happens, the United States will not have time to respond.

However, there are still many people who believe that Taiwan will gradually be assimilated into the inland areas. I don't know how many years later, it will become a province of China.Moreover, although the inland seems to be very rich now, there are more poor places than Taiwan. This return is also possible, and we have to give us a higher status.

If they ask Li Chaoren to have the right to speak for a deputy, of course it’s okay, but they want more than this. They want more. They want to turn China into another American country. The democratic system, even a multi-democratic system.

It's not that other people's government must be bad, but it's really not suitable for China. It’s fortunate to say that since the founding of the country, at such a rapid development, once the form changes, the result is unpredictable.

Taiwan has put forward all kinds of demanding requirements, and of course the inland side cannot agree to it. Taiwan always thinks that their geographic location is very important, but I don't know that they are not as important as they thought.

China's military is still not strong enough. If Russia is so strong, it would have been strong. At present, China is dedicated to economic development. It first improves the living standards of its people and its national strength, and then studies other things.

But now that the economy develops, it does not mean that Taiwan can tolerate casual jumping.

To put it simply, Taiwan does not have a seat in the United States, and now I want to apply, but every time it is rejected by China. The five permanent posts are so hard-spirited.The above is now also considering whether to come up with a trick to draw salaries from the bottom. Without using force, let Taiwan automatically apply to join China.

Under what circumstances can we achieve this goal? When Taiwan was hit.

Whether it is an armed attack or an economic attack, any one, as long as it is serious, can make Taiwan soften.

In the case of force, no one can fight unless it is China. But for the economy, this is enough. It's like deducting the child's pocket money and making him go home honestly!

Feng Yu smiled and said, "I think in our lifetime, maybe we will be able to see the complete map of the motherland! "

Chapter 1628: Share In ARM

I was chatting with Zhang Ruiqiang, Feng Yu's phone rang, it was Ralph.

"Boss, we have not been able to acquire the ARM shares in other corporations, but I have negotiated with ARM Corporation and will invest in shares in the names of Corporations such as Advanced Micro Devices, Nvidia, Gold Stone, etc. And I contacted Liu and later included the Lenovo Group. , Wind & Rain Electronics, Aihua Electronics, Taihua Silicon and other companies will also invest in shares."

"These Corporations put out a total of one billion US dollars in exchange for 20% of the shares, and the voting shares are also 20%. I am still negotiating with Liu for the specific details, but there is no problem with ARM. Mr. Kirilenko has already obtained more than 60% of the voting shares. After our dilution, it will probably account for about 51%.

In this way, Kirilenko and Feng Yu's son Corporation control more than two-thirds of the voting stocks. The Corporation Board of Directors already has absolute voice.

"Good job. Remember, if I didn't tell you about the Corporation, then I would give full support to Kirilenko's decision." Feng Yu commanded."I understand, Boss. Without the help of Mr. Kirilenko, we would not be able to successfully acquire shares. Although there is a premium, we have evaluated the potential of this Corporation. It is in line with our Wind & Rain Holding Company Group and Taihua Holding Group. Multiple companies can form complementary advantages, and we will never lose."

When Ralph was initially ordered by Feng Yu to go to ARM to talk about purchasing part of the voting shares of other shareholders, or to invest in shares, he asked the Corporation to make an evaluation.

At the beginning, he also felt that the technology of this Corporation overlapped with AMD. They were all processors.

But AMD said that the two sides are actually very different. Chaowei's main business is the processors of computers and servers, while ARM is mainly used as microprocessors, which are used in mobile phones, PDAs, set-top boxes, and some CNC machines and electrical appliances.

In this regard, ARM is not only mature in technology, but also the most powerful. Even Intel has purchased some of ARM's patent licenses.

And he also learned that this ARM has so many shares in Corporation, but it has less than two thousand employees. The main income is relying on patent authorization.

ARM can't produce it by itself, but AMD, or Taihua crystalline silicon, has a strong production capacity. This combination will definitely make more money.Although the premium is quite high, with the strong brand effect of Wind & Rain Holding Company Group and Taihua Holding Group, their path to equity investment is not that difficult.

If it is like Kirilenko's acquisition of other people's shares, then the money to be spent will definitely be more.

And ARM not only has a lot of patented technologies now, but there are many still in application. Although it is not as good as those established companies, there are tens of thousands of patents.

But their patents are very new and they are all very practical.

Ralph heard Feng Yu said that the market for microprocessors will definitely grow bigger in the future, such as smart phones, tablet computers, smart home appliances, etc., all need this.

Although it now seems that the smartphone market is far inferior to feature phones, it has also developed rapidly in recent years. Especially the samples in the laboratory, they are not inferior to the PDAs of previous years.

So Feng Yu said that in the future smart phones will dominate the mobile phone market, Ralph believes.

There is also the tablet computer. Although even the laboratory has not yet made a finished product, and many technologies still fail to meet the requirements, Ralph also believes in Feng Yu. Because of Feng Yu's prediction, he has never missed it!

Smart home appliances, this home appliance company all over the world is doing. Among them, European and Asian products are in the leading position, while the United States is very weak.European companies such as Hoi Menzi, Philips, Thomson, etc. are all leaders in home appliances. There are more in Asia, one group in Japan, two in South Korea, and many in China.

Even many home appliance brands in China are already number one in the world. For example, Gelanshi’s microwave ovens, such as Gerry’s air conditioners, Hier’s washing machines and refrigerators, Changhong’s TV sets, etc., are all famous in the world.

Even now that China's brand called Hire has been able to wrestle with Thomson in the North American market. China is really a country that is good at creating miracles.

Since so many companies may become customers of ARM in the future, this investment will definitely not lose.

What's more, after this equity replacement, when the ARM stock resumes trading, the stock price will definitely rise, at least on the books, they will not lose.

"Remember, we need to find more customers for ARM and license ARM's patents to more companies."

Ralph asked a little surprised: "Boss, ARM has a lot of patents that are still very good. Shouldn't we suggest a technical lockdown?"

"No, there is no patent. It is completely irreplaceable. It is just a matter of time. If we license to other corporations, then they will follow our ideas for production. In this way, they will lag behind us for a long time. time."
"In the simplest terms, the more companies we authorize, the more profit we get. And when the number of companies authorized by us reaches a certain number, we will become the only standard in the microprocessor industry! "

When other companies adopt ARM's patented technology, and the product architecture is in accordance with ARM's, then these Corporation's original architecture will gradually be replaced, and it is likely that ARM's patent authorization will eventually be inseparable.

In this way, even if they make some changes, they are also making changes on this basis, and they still have to pay patent fees, and ARM can continue to make profits and has been in a leading position.

The implementation of any standard requires more company support. No industry has a unique standard. Whose standard is more recognized depends mainly on the support of peers.

"Boss, I understand. I think Philips is also a shareholder of ARM, so we won't participate in the European side. We are in the Americas and we will strive for more customers."

"Okay, give it to Taihua Holding Group in Asia, don't worry too much, there will definitely be more companies at that time, take the initiative to join our camp! "

After hanging up Ralph's phone, Feng Yu saw Zhang Ruiqiang smoking a cigarette.

"Lao Zhang, don't you understand English?" Feng Yu asked triumphantly.Zhang Ruiqiang curled his lips: "English is just a skill, that's what you said. I don't understand English, but I understand other skills."

"Yes, your leadership is accompanied by an interpreter when you go out. You don't need to understand it yourself."

"What translation is needed, Xiao Zhao will be proficient in English."

"Okay, well, your secretary is good, right? By the way, I have another good thing for you, do you want to listen?"

Chapter 1629: Expand Camp

Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu suspiciously. Is there something good that would make me cheaper? How does it sound like Beware of suspicious folk bearing gifts, they are sure to be ill-intentioned.?

But no matter what it is, it seems that Feng Yu has not really cheated him.

"If you have anything, just say it straight. You still want me to beg you?"

Feng Yu sighed, it's really not a business to catch up.

"We, those mobile phone manufacturers in China, are now producing some cheap feature phones, right? They never thought about producing smart phones?"

"They produce smart phones? I heard that they have this idea, but they can't reach it technically. And your Corporation doesn't authorize these technologies?"

At first, Feng Yu asked the Corporation to authorize some mobile phone technology to domestic manufacturers, but he said that smart phones are definitely not available here. What's wrong now, take the initiative to authorize?

Some time ago, I heard that the competition for smartphones was fierce, but didn't Wind & Rain win the game?

"Of course, the smart phone technology of our Wind & Rain mobile phones cannot be licensed to them, but can't they develop it by themselves? I remember you said that among those mobile phone manufacturers, there are many top engineers."

"Develop it yourself? You said it is light. I ask you, how long have you used this smartphone? And how long have you been doing it?"
"I heard that the last time a domestic manufacturer made a smart phone, and just went on sale, it was sued by your Wind & Rain Electronics, right?"

Feng Yu smiled awkwardly. He really knew about this, but the other party did have a patent infringement.

"It's legal for our Corporation to do this, right? It can't be said that after spending so much money on our Corporation, all technologies are open to others? You know, if the technology is not protected, then many of our companies in China are better. Technology is about to be picked up by foreign countries again. Wasn't that the way it was at the beginning?"

In the past few years, China did not research some advanced technologies in the world, but did not understand patent protection. As a result, many foreign corporations learned it secretly, and then applied for a patent, which in turn sued China Company for infringement.

Although the Company of China was still in production at that time, it did not care about this, but it prevented the products from being sold overseas. And as China is in line with international standards, some international laws must also be abided by. The company that develops the technology has to pay patent licensing fees to those who steal it!

As for this VCD technology, if Feng Yu hadn't bought it first and applied for a patent quickly, I am afraid it would be the same as the previous generation/life, which was exploited by the Japan Company and all the profits were made.Although VCD has long been discontinued, and even ordinary DVDs are no longer produced, high-definition DVDs and portable DVDs are still on sale at this time.

What's more, this technology has been transformed into optical drive technology. At this time, just selling optical drives and patent authorization can bring back how much profit each year.

Seeing Zhang Ruiqiang seemingly puzzled, Feng Yu continued: "Lao Zhang, although we can't license the best technology to them, we can license them some basic technology. Software or anything, let alone, Lenovo -Silver Mountain Corporation's HOS system can be authorized to them at any time."

"It's like making cars, sending motors and other core technologies. We definitely can't authorize them, but we can tell them some principles of sending motors so that they can make their own changes and produce their own motors. Of course. , This principle is also charged."

Zhang Ruiqiang is still at a loss: "What does this have to do with your smartphone? You mean, you want to tell them what to do with the hardware of this phone?"

"It's almost like this, but it's a little different. I recently bought a stake in a Corporation. I just called and said that the majority shareholder is Kirilenko from Russia. You have also met. This Corporation is mainly a microprocessor They are the best in the world in terms of microprocessor development and design."
"Isn't my Corporation owning a bit of shares in it? According to the contract, it is possible to use the Corporation's patented technology for a fee. Hear clearly, we also have to pay for using it. But we can also license to other Corporations for a fee, at this price. A little lower."

"You mean, if you bought the right to use the patent, you can continue to license it?" In this case, does Feng Yu want these Corporations to help Wind & Rain Electronics etc. bear the patent fees?

"Why not? Our Corporation is also a shareholder anyway."

ARM has various ways of licensing patents, and different companies have different licensing fees for the same technology. Some can be sublicensed to other companies, just like these shareholders, while some are absolutely not.

But even if it is authorized by the shareholder Company, there are certain restrictions. Otherwise, these shareholders Company have earned the authorization fee. What else does the Corporation earn?

"Then you authorize those domestic mobile phone manufacturers. Not only do you don't have to pay royalties, but you can make money?" Zhang Ruiqiang sneered.

Feng Yu rolled his eyes and said, "What do you think. If this is possible, then the patent holding Corporation should not go crazy. We can only authorize a few companies, and there are also restrictions on the output of these companies. If this limit is exceeded. , Then this licensing fee will be handed over to the Patent Holding Corporation."
"I want to first authorize the patent to them for research, and when it is really successful, I will purchase the patent authorization from the General Corporation to produce my own mobile phone core."

Hearing Feng Yu's words, Zhang Ruiqiang was rather embarrassed. If he said this, it seems that the domestic mobile phone manufacturers are taking advantage.

"By the way, this Corporation’s microprocessor technology can also be licensed to other home appliance companies. Many home appliance companies in our country are researching smart home appliances. Using their technology will definitely make products better."

Zhang Ruiqiang has heard people mention the concept of smart home appliances, but he doesn't know how smart it is. Anyway, he knows what kind of microcomputer is added to home appliances.

"This Corporation's technology is really as good as you said?"

Feng Yu pointed to his nose and asked, "Have you ever seen the bad corporations that I have invested in? If this corporation is not Kirilenko, I plan to be a major shareholder. Unfortunately, before Did not remember."

Zhang Ruiqiang is a little curious: "What did you remember?"

"Uh~~ I mean someone from the Corporation mentioned this Corporation to me. I didn't expect this Corporation to have such potential at that time." Feng Yu quickly found an excuse and almost revealed his biggest secret."Well, let me say hello to those companies and let them contact your Corporation. If this Corporation is not as good as you said, your sign will be broken."

Feng Yu said to himself, how is it possible. Previous generation/life After ten years of development, ARM has not been surpassed by other competitors, but has trampled other competitors to death. Even Intel can only avoid its edge.

If Feng Yu and Kirilenko join in this life, how could it be Failed? Even the architecture technology five years ago is now the most advanced!

Chapter 1630: All-in-one Machine Launched Earlier

Perhaps many companies do not value ARM's technology for the time being, but they will find that microprocessors using ARM technology will monopolize the market.

Of course, because they are manufactured by different companies, ARM will not be accused of a monopoly, just make money.

Just like the previous generation/life press, it is exactly the Boss of the smartphone operating system and tablet operating system industry, occupying more than 90% of the market. Except for Fruit and Microsoft, almost all other things are defeated by them. Up.

But they have not been accused of monopoly, because they have opened part of the source code, so that any company can produce a system with their system as the core, and can also produce various application software.

Feng Yu is not worried about Microsoft's smartphone system surpassing them because of this. He is waiting for the HOS system to be half-disclosed after Fruit Corporation launches its smartphone. Anyway, the basic code of the HOS system comes from the free LINUX system.

At that time, each company will develop a variant operating system based on HOS, which is their own operating system. But no matter which manufacturer it is, it must abide by the HOS standard, and even Lenovo Kingsoft can also charge a little patent licensing fee.In this way, it will be very easy to attract other manufacturers to join the subordinate under more favorable terms. At that time, Microsoft and Fruit Corporation, which would never open the source code, would slowly be thrown away by them.

During this period of time, Lenovo Group and Lenovo Kingsoft are very busy. They know that a half-step lead can bring huge profits.

In addition, Liu Chuanzhi also attaches great importance to this. Even during this time, he always sits in the Lenovo Group, making the technology research and development speed of the Lenovo Group faster than before.

Lenovo Group not only introduced a new generation of all-in-one computers, but also a new generation of audio-visual books.

However, after Feng Yu saw it, he felt that this all-in-one machine at this time was a bit tasteless. The simplest point is that the price is not high.

The configuration is not high, but the price is not low. The only advantage is that it saves space.

Sure enough, after this new generation of all-in-one machines went on the market, sales were not very good. Except for some government purchases, almost no individuals buy this.

At the same price, you can buy a good notebook. In addition to a larger screen, this all-in-one is better than a notebook?

If a desktop computer with a large LCD screen is also configured at this price, the performance will be much higher.Only Government units that are not bad money will purchase this kind of chicken rib products. The previous generation/life isn’t it that many people say that the boot time is two and a half minutes, and it actually beats one percent of the computers in the country. That one percent is the school computer room, the company office/bureau, etc. Local.

There are actually a lot of tricks here. To give a simple example, Government can only purchase domestic brands for computers with the same configuration, so there are not many choices first.

However, between domestic brands, even the same domestic brand, there may be different agents and different bidding conditions. For example, a so-called data confidentiality clause can increase the price of a computer by thousands of yuan.

What is a data confidentiality clause? It is equivalent to a warranty. However, when repairing, someone will replace you with new accessories in front of you, and then return the replaced accessories to you. Normally, this only guarantees the hard disk.

How much do you think you can get for a hard drive? Even if there are some secrets in the Government’s hard drive, is it possible that none of the government employees/civil servants recruited by the Government know how to change hard drives?

Therefore, computers in general government agencies have a longer service life than other companies and individuals. Even if they are obviously too old, they must continue to use them until they are scrapped! "Lao Liu, I have said, don't be too anxious to promote this all-in-one machine, and don't be too anxious to expand production. Many companies buy from abroad, it doesn't mean that our sales here are good. You have also read the performance parameters, you can't say that it is particularly bad. The price/performance ratio is very low, right?"

Liu Chuanzhi sighed: "Fortunately, I asked your opinion first. There was no excessive production, otherwise it would really cause a product backlog."

"Don't worry about this. AMD's processor performance will continue to improve, and new product architectures will appear. At that time, this all-in-one computer will gradually be accepted by users and will gradually replace traditional desktop computers."

"You know that SSD solid state drive, this is used in an all-in-one machine, which can greatly improve performance. In an all-in-one machine, you should not use mechanical hard drives in the future. Anyway, the user group you are targeting does not need to store too much. file."

SSD solid state drive is a technology upgraded from flash drives. It is a new type of hard drive used to replace traditional mechanical hard drives. It is also the development direction of future hard drives as Feng Yu said.

Solid-state hard drives have many advantages over mechanical hard drives. Data protection is not controlled by the power supply, as well as faster read and write speeds, and are not easily damaged.

The most intuitive point is that the boot speed of a PC with a solid-state hard drive is half or even less than that of a mechanical hard drive.Of course, limited to the current flash memory technology, the current mass-produced solid-state drives are only 32G and 64G, and they are expensive. 32G solid-state drives are much more expensive than traditional 80G mechanical hard drives, but the storage space is more than half smaller.

After removing the space occupied by the system, there is not much space left for users.

However, according to the technological update speed at this time, solid-state drives with larger capacities will soon be mass-produced, but they also have the disadvantage of high prices.

But in this way, plan to reserve 20G for the system, and the remaining space is enough for general office use. I think the space is small and I can buy a mobile hard drive. The price of a 160G mechanical mobile hard drive is only a few hundred yuan. Compared with the price of a computer, many users can still accept it.

If you still feel small, there are also 320G mobile hard drives for sale.

At present, the mainstream desktop computers are only 160G mechanical hard drives, and 320G is a high configuration. The notebook with 160G hard disk is already high.

Hearing Feng Yu’s words, Liu Chuanzhi shook his head: “With solid-state drives, the price/performance ratio has become lower. Let’s do this first, let’s slow down the all-in-one project. Let’s make changes on our laptops. Make more breakthroughs. The price/performance ratio is our biggest impression to users, and we can’t let users down anymore."The issue of cost performance is indeed the main issue affecting the sales of all-in-ones this time, but with the improvement of technology, these will be resolved.

This all-in-one project may be put away first. It is not yet time for the traditional desktop market to shrink.

But focusing on the notebook, Feng Yu still disagrees. The focus should be on the development of tablets, which will bring huge profits!

Chapter 1631: Business Innovation

"Old Liu, this tablet will allow more people to carry it with them. Don't you think it is convenient?"

Liu Chuanzhi shook his head: "Chief Feng, maybe in a few years, this product you mentioned may be popular, but I insist that notebooks should be our main focus now, which can bring the largest profits to the Corporation."

"What's the use of the tablet you mentioned in carrying it with you? The functions you mentioned are included in MP4 and electronic paper books. Even for games, don’t you have smartphones?"

"And haven't you found that whether it is a smart phone or an electronic paper book, there are netizens criticizing that the Internet speed is too slow. It is okay where there is WIFI. When it is not, it is too slow to connect directly to the internet/network with a machine? ."

That's right, the internet/network at this time is not as developed as the previous generation/life. Domestically, it is still 2Ginternet/network, while foreign countries have 2.5G internet/network.

The 3G and 4G internet/network that Feng Yu experienced in previous generation/life have not been promoted yet. I heard that 3G technology has been developed, but there is still a standard dispute. No one can prove the best of the three standards, including the 3G standard developed by China.

Currently, there are two development directions abroad, one is G** upgrade, the other is CDMA upgrade, and China has accepted Feng Yu's suggestion and focused on upgrading more excellent CDMA technology.The so-called 2.5Ginternet/network is the upgraded technology of G**, which can only be regarded as a transition technology and will not have very good development. All communication companies can see that CDMA has more advantages and is more advanced.

Previous generation/life With the 3G technology, smart phones have achieved the fastest development. Of course, it also includes electronic products such as tablets and electronic paper books that require internet/network.

Feng Yu asked, "Lao Liu, do you know that our country has also made breakthroughs in 3Ginternet/network communication technology? And foreign countries have also made technological breakthroughs? Once the 3G standard is implemented, the speed of mobile phones and tablets will increase. Increase. At that time, the shortcomings you mentioned will no longer exist."

3G? Liu Chuanzhi looked dumbfounded, he didn't understand this technique at all.

Feng Yu explained that a new generation of internet/network communication technology can greatly increase the Internet speed of mobile devices and make up for those shortcomings.

"Chief Feng, even if the technology you said is so good, isn't it still not implemented yet? Wait until this technology is implemented, we are suitable for launching tablets? Can this technology be implemented within a year? You dare not take it -Out tickets? So during this period, we should focus on notebook research and development."
"We are slowly launching the netbook market, so we should introduce more and better products in functional notebooks to attract customers and ensure that we can secure the first place in PC production and sales! "

No one wants to be surpassed after being the number one. This is not an athlete. The body will gradually age and have to give way to the youngster. This is product development. Why can't Lenovo stay ahead of other manufacturers?

Even for athletes, don’t they say that there are records? Would you ask any athlete who wants his record to be broken? Unless the person who broke his record is also his own.

"So you want to vigorously promote business books?" Feng Yu asked rhetorically.

"Chief Feng, the technology we bought from IBM is itself mainly used in business notebooks. If we don't make a big fuss in this area, why spend so much money on their patented technology?"

Buying technology is definitely to make a product and sell it to make money, or is it not spent in vain?

Feng Yu thought for a while, and it seemed to make sense.

It seems that tablet PCs may not be suitable for launch next year. Without 3G, the launch will not be too popular.

Lenovo Group wants to make business books, which is normal, because business books generally sell at higher prices and have higher profits.But even if it is a business book, Lenovo Group should be different from other manufacturers!

"Lao Liu, if the Lenovo Group is to make a business book, how can you be different from other manufacturers? Don't say anything else, just how do you surpass Fruit Corporation and Sony Corporation?"

"The price-performance ratio. With the same configuration, our price is lower, which is a great advantage."

Feng Yu shook his head: "Lao Liu, think about it for yourself, we have used those technologies of IBM, and what we made should be high-end business books. Who are the people who buy high-end business books?"

"Either a staff member of a large corporation, or someone with a successful career. Ordinary people use a desktop computer. Even if they use a laptop, they are not willing to buy a high-end business book, right?"

"That is to say, people who buy high-end business books do not value price at all, but performance, brand and public praise."

"In terms of performance, do you have the confidence to be the best in the world? In terms of branding, do you think we have an advantage over those old business vendors? In terms of public praise, we are newcomers in the business field, although there are no negative comments. , But not much praise, right?"
"You sell a high-end business notebook for 20,000 yuan, and others sell it for 22,000 yuan. It seems that you are cheaper by 2,000 yuan, which is not a small amount. But people who are really willing to spend 20,000 yuan on a business notebook are generally willing to spend 20,000 yuan. Second, buy them a more assured business book."

"Price advantage is basically useless in high-end business. If you say that 10,000 yuan can be worth the performance of other people's 20,000 yuan, then others will definitely suspect that you have concealed security and other aspects. How about Lenovo Group Maybe so much ahead of other manufacturers?"

Liu Chuanzhi was stunned when Feng Yu said this.

Is this the root cause? It’s no wonder that the Lenovo Group’s business is only sold at home, but abroad, although it is not be of no interest to anyone, the sales are always just passable.

It is not that they have done less advertising, but that people have not yet recognized the ability of Lenovo Group to do business.

This is the gap between old-brand manufacturers and upstarts like Lenovo. When it comes to brand background, the Lenovo Group is too far apart.

"Chief Feng, can't we sell it abroad?"

"If you want to sell well, it is not impossible to make innovations that they don't have." Feng Yu prompted.

"Innovation? How to innovate this business book? Other corporations have already done the ideas they should have."Feng Yu shook his head: "Remember the SSD solid state drive I told you? You said that if our business laptop uses solid state drives instead of mechanical hard drives, is this an innovation?"

"The boot speed can be reduced to less than ten seconds. Is this a great improvement in performance? In many cases, time is very important. One second soon, it may throw a stock to stop loss, or buy one. Stocks that are about to skyrocket."

"Moreover, solid-state drives are less likely to be damaged, which is one of the advantages. Although the number of erasing and writing of solid-state drives is only 3,000 under the current technology, it is enough for several years. After a few years, the performance of notebooks has Behind, they should get new ones."

The business of SSD? Liu Chuanzhi frowned, this kind of innovation seems feasible!

Chapter 1632: High-end Gaming Book

"Old Liu, in addition to the business book, don't you think we should also launch a high-end gaming book?"

"High-end gaming laptops? Chief Feng, those who pursue high-end gaming performance don't all buy those desktops? How many will buy gaming laptops?"

The Lenovo Group certainly has gaming laptops, but the performance is mid-range. Of course, there is no problem playing games, but compared to those powerful desktops, there is still a gap. The advantage may be that it is easy to carry and will not be powered off.

"Old Liu, it seems that you don't play games and don't understand the market. How much is our current game book? Six or seven thousand yuan? How about performance? Isn't it above average?

"But you didn't realize that many rich people also like to play games? Wind & Rain Games, did you know? How many RMB players are there? How many of them cost tens of thousands of dollars?"

Liu Chuanzhi's eyes widened: "You said it cost tens of thousands of dollars to play a game?"

"Old Liu, although Wind & Rain Games is part of the Wind & Rain Holding Company group, Aihua Little Overlord, or the game agency Corporation such as Wangyi, is always under the Taihua Holding Group, right? You never paid attention to these data. Ever?"

"Do you think this type of player will buy our high-end gaming laptop for a certain point of advantage?"Liu Chuanzhi lowered his head and thought, shouldn't he? For example, a better processor or a better graphics card.

"You already have the answer to your inner heart, right, so why not launch a high-end gaming notebook? All hardware must meet high-end games, and some seemingly tall functions must be added."

Looks like a tall function? What do you mean?

"You don't understand when it's tall? It's high-end, atmospheric, and high-end. For example, game books can also have fingerprint locks."

Liu Chuanzhi has some not to accept as correct: "Chief Feng, what kind of fingerprint lock does the game need? It doesn't help to increase the cost. Is there anything to worry about for a game?"

"Old Liu, there was a news on the internet/network some time ago that two classmates became enemies, they took action and both entered the hospital because one person secretly turned on the computer of the other person, and then used their game characters’ equipment Stolen."

"You said that if this notebook has a fingerprint lock, can the classmate still open his computer? Although this function seems to be a bit tasteless, but I have to admit that it does add a protection, and makes this game book look like More high-end, right?"
"Also, the sound effects on laptops are always not good enough. Why not use the best technology? When playing games, listening to better sound effects will make people feel better."

"At the same time, use the best keyboard on the notebook and have a long service life, because people who play games have a very high usage rate of many keys."

It's like a skill can be generated with one click, but many people are used to pressing multiple times. There is also the direction control. There are always four keys that will quickly erase the letters above.

Audio-visual notebooks, etc., do not have high requirements for keyboards, but gaming notebooks have very high requirements.

"We not only need to improve the keyboard technology, but also match a more usable optical gaming mouse, which not only has the left button, right button and wheel, but also has some function shortcuts to facilitate quick operation of the players."

"In a game, one second can change the situation. No one likes to lose, and all likes to win. We use technology to make up for their lack of operation, which is attractive enough."

"Also, the screen and battery must be strengthened, especially in terms of heat dissipation. To reduce energy consumption, we can also use SSD solid state drives for this game."Feng Yu made a lot of requests, and Liu Chuanzhi looked embarrassed: "Chief Feng, the game books produced according to your requirements may not be cheaper than high-end business books! "

"So what? We are targeting high-end players, not ordinary users? Even after the launch of our high-end gaming laptop, I think many computer enthusiasts will choose it. They pursue performance but don't care about money.

Liu Chuanzhi, who doesn't play games, is hard to understand. Are there so many high-end players? In pursuit of performance, really don't care about money?

It costs money to play games, and unlike business books, it is used to make money. Why do you spend so much?

However, in the future, after Microsoft's involvement in gaming notebooks, it launched the Machinist series, and in-depth cooperation with hardware manufacturers such as Intel, has allowed many manufacturers to discover that the high-end gaming notebook market is still very large.

Even if the price is not high, but with excellent performance, it can still have good sales and very high profits.

"Chief Feng, it's not just a price issue. Have you ever thought about it. If you produce a laptop with this configuration, it will definitely be very heavy. Aren't we going to be lighter and thinner?"

Thickness is indeed a big shortcoming, but Feng Yu thinks that the target sales group is different, thicker, and those enthusiasts are definitely willing to accept it."This is not a problem. What I said must be resolved. After being introduced to the market, you will know how good it is, and with this high-end game book, we can increase sales in the North American market."

"You mean, this product is suitable for the North American market?"

"Of course, we need to hire a new spokesperson to speak for our products. Remember I told you that I found a comic image spokesperson for the Lenovo Group's products?"

"You mean that steel tank man?"

Feng Yu "..."

"It's Iron Man! " Although the name isn't very tall, it sounds better than Gangbang Man.

"Use this as an endorsement, can you really succeed?"

"It's not a simple endorsement, but Iron Man is used to name this product! Next summer, this movie will be released, and then, it will be the moment when we launch this high-end game book named Iron Man."

"Don't not to accept as correct. Do you know what impression our high-end game is supposed to give users? A sense of technology, a sense of super technology! Not only the configuration should be the best, even the shell must be made of metal Yes, one is better for heat dissipation, and the other is stronger, and it looks more technological."A machine with a plastic casing certainly does not look like a machine with a metal casing, because in most people's subconscious, machines are all metal.

"So this high-end gaming laptop is also our main product model to expand our market share in North America, Europe, and Asia. Well, it's the same as our ultra-thin laptop."

"In terms of product internal design, I am not an expert, but I consider it from the user's point of view and tell you what kind of notebook I want. Do you still remember the notebook I customized? This is the direction of future notebook development in my mind ."

Chapter 1633: Business Capital

[Lenovo Group will launch high-end business notebooks and fully enter the business field]

[Lenovo Group claims that this high-end business notebook will satisfy users just as in the past]

[High-end business adds another strong player in this field, analyze the development road of Lenovo Group]

Pieces of news broke out on the internet/network, and then some professional IT media also reported these news. As the world's No. 1 PC production and sales volume, Lenovo Group has the qualification to allow all relevant media to report its news.

Jobs watched the news with some disdain on his face. In the business field, only IBM's Thinkpad could compete with them before, but since its acquisition by Sony, the opportunity for Fruit Corporation has come.

The combination of their software and hardware is perfect, and the product is very suitable for business people, and since Thinkpad lost its North American Government order, most of these orders were taken by Fruit Corporation.

Of course, Dai Er, Huipu, etc. also get a lot of them. Other Corporations? Can only eat what they left.

Although Lenovo Group has good innovation capabilities, what is their biggest competition method/trick? Price!

High-end business book, who cares about the price? The Lenovo Group has lost its biggest advantage. Entering this field is just looking for nothing!Fruit Corporation does not put the Lenovo Group in its eyes at all. Their goal is to beat Dai Er, Huipu and Sony, and become the best in the business field, even in the business PC field. The profit is very high.

And not only can they sell PCs, but they can also promote their systems and software. Each item can bring them profits. When combined, their profits are the highest!

Although the Lenovo Group is also a combination of hardware and software, the system of the Lenovo Group is mainly for ordinary PCs, with excellent entertainment functions and not powerful business functions. This is the biggest difference.

Oga Norio, who also saw this news, had a sordid expression on his face.

They didn't expect that the acquisition of Thinkpad was a failure. Not only did they increase their Corporation’s liabilities, but also lost the market.

Before their acquisition, Thinkpad was the largest supplier of Government PCs in North America, and it also had many high-end patented technologies.

They thought that after they bought it, they both improved their technology and expanded the market. But unexpectedly, although the technology has improved a bit, the market has shrunk.

They didn't think that Thinkpad might lose government orders, but they thought that Sony had been in North America for many years, and the network of connections was huge, so it should be fine.Even if you lose some, you won't lose a lot. The important thing is that this will allow Sony’s PCs to be more accepted by North American users and increase their Sony’s brand value and influence.

At the beginning, it was true, and Sony's stock price rose a lot.

But when Thinkpad lost the North American Government order, Sony's stock price fell instead.

This time, Sony's stock price has not fallen. But when the stock price of this big Corporation was rising, they didn't rise. This is a loss!

Moreover, they had negotiated with IBM faster in the pursuit of efficiency, but they did not expect that IBM would break the tradition and license the patent to the Lenovo Group.

In other words, many of Thinkpad's technologies are no longer unique to Sony, but Lenovo Group also has them, which narrows the technological gap between the two parties.

Now that the Lenovo Group says it wants to enter the high-end business market, it clearly has digested these technologies!

Fortunately, after the acquisition of Thinkpad, Sony's PC sales have also become better, and its market share has also been higher, which can be regarded as some comfort.

But now that the Lenovo Group wants to enter the high-end business market, this Sony absolutely does not allow it!

The market is so big, and if one more competes, the sales of other companies will inevitably decline.In the low-end market, most of them have been occupied by the Chinese brand. In the mid-end market, no one has an absolute advantage. If the high-end market is now divided by the Lenovo Group, then the Lenovo Group, the world's PC production and sales Boss, is the throne. It's even harder to grab it!

All manufacturers want to embezzle the market of others, and then ensure that their market is not embezzled, so that they can get the most benefit.

Sony is aiming for the first place. How could it be possible to watch the Lenovo Group embezzle their market?

Isn't your Lenovo going to launch a high-end business notebook? Let users see if your business notebook is better or ours is the best.

Thinkpad originally gave others the biggest impression of outstanding business capabilities. After being merged into Sony, it received some technical support from Sony and became even better.

If it is the Fruit Corporation launching a new high-end business notebook, perhaps Sony will be nervous, but Lenovo Group, they have not paid attention to it.

Not only that, Sony also thinks this is a good opportunity to hit the Lenovo Group!

Feng Yu's Company always uses some data comparisons to prove the advantages of their products. When comparing, some disadvantages are always concealed.

This time, Sony will compare the performance parameters, let you Feng Yu's Corporation also know how annoying this is!Manufacturers such as Dai Er and Huipu were wary of the news.

Although they also believe that in terms of high-end notebooks, the Lenovo Group does not have the strength to compete with them, and everyone's original product positioning is different, but who knows how much technology has improved in the Lenovo Group over the years?

Every time the Lenovo Group enters a field, it disturbs the sky and the earth turning upside down.

From the beginning of the notebook without a clear positioning, the Lenovo Group has shown it.

Then launched the netbook, which sharply reduced the price of notebook computers. After they also launched netbooks, the Lenovo Group produced audio-visual notebooks and ultra-thin notebooks, once again repositioned the product, and gained the love of users.

This time it announced its entry into high-end business notebooks. I don’t know what new innovation Lenovo Group has made. Is it making this high-end business notebook thinner and lighter, or is it enhanced in other functions?

No matter which kind, they will attach great importance to it. The Company in Asia is getting stronger and stronger, and China is the fastest growing company.

The power of the whole country plus Feng Yu, the richest man in the world, is really hard to deal with.

They are especially worried about Feng Yu, this person always seems so magical, and always has such unique vision.It just so happens that they are also launching a new high-end business notebook, so everyone will show their carts and confront it.

After defeating this product of the Lenovo Group, Dai Erbut is expected to become the Boss of the PC industry.

As for the top electronics companies in Asia such as Four Star Electronics, ASUS, Acer, and Mingqi, they all decided to take the opportunity to enter this field to test the waters. Anyway, Lenovo Group is in the front. As long as they can grab a piece of the market, they will be successful!

Chapter 1634: Another Explosion

In business notebooks, Sony is still the first to launch new products. Both Sony and Thinkpad brands have launched a new generation of business notebooks.

It still uses the traditional business model, strengthens the CPU, strengthens the battery, and strengthens the safety. The appearance and other hardware are relatively weak, lest the cost is too high, and the product is just as in the past and has shortcomings such as bulkiness.

The two products combine the technical advantages between the two brands. After being launched, although they are not too fiery/popular, there are no bad reviews. They are still very popular among business people.

Norio Oga looked at the sales data and was very satisfied. In the business field, Sony is about to become a boss. This market is the most profitable in the PC market, and it is bound to bring more profits to Sony.

It seems that the acquisition of Thinkpad was not a mistake, but a clever move.

Subsequently, Fruit Corporation launched their new generation of business books, which also strengthened these traditional directions, but also took into account the appearance and looked more beautiful. However, in terms of performance, Sony's products are still a bit short.

Followed by Dai Er, Huipu, etc. have launched new business books, no one wants to be occupied by other manufacturers.At this time, four-star, ASUS, Acer, Mingqi, Dongzhi and other electronic giants have also launched new business notebooks. They are also very interested in this market.

It’s just that the Lenovo Group, which had previously said to launch high-end business notebooks, did not launch new products.

Other manufacturers are speculating about what happened.

There are two possibilities. One is that the Lenovo Group wants to launch a new product with a performance that exceeds them. The other is the product that the Lenovo Group originally planned to launch. The performance is too backward, knowing that it will not sell well on the market, so I gave up.

Of course they all hope that it is the second possibility, but they also feel that this possibility is not too high. If it were the first case, it would be bad.

They also didn't believe that the Lenovo Group could launch a product that surpassed them all. If the Lenovo Group had this strength, why did it go early?

Just when the media and consumers were discussing spiritedly, the new high-end business notebook of the Lenovo Group came out.

The use of AMD's latest dual-core CPU is not only powerful, but also more energy-saving. This compares many manufacturers with Intel cores.

In terms of memory, graphics cards, etc., it is not as weak as other manufacturers' products. The memory has 512M, which surpasses many business notebooks with only 256M, and can be called high-end products.As for the graphics card, Nvidia's new graphics card is also used, which is not only better in performance, but also more energy-efficient.

The keyboard feels better, and this model not only has a fingerprint lock, but also a security button. After pressing this button, it enters the security lock mode, which improves computer security.

And the most important thing is that this business notebook actually uses an expensive SSD solid state drive. Although it is only 64GB, the hard disk capacity of other business notebooks is not high, only 80G, the gap is not very big.

The important thing is that after the use of solid-state hard drives, not only the data is safer, but the hard drives are not easily damaged, and the speed of reading and writing is much higher than that of mechanical hard drives. This is most obvious on the switch machine.

Moreover, the solid state drive is silent, reducing the noise of the business notebook, and has low energy consumption and is not easy to generate heat. Even if other hardware heats up, the operating temperature range of the solid state drive is larger, and it can work normally at 70 degrees Celsius, which is not possible with traditional mechanical hard drives.

There are also many advantages such as lighter weight, shock resistance and drop resistance.

In terms of batteries, other businesses can guarantee two to four hours of battery life, but the Lenovo Group can use it for almost six hours.Not to say that batteries are so much better than other manufacturers, but also because many of their hardware consume less energy.

In the business notebook system, not only the folder password is added, but even the file can be set with a password. Without a password, it cannot be opened and used at all.

Moreover, the pre-installed XOS system of this business notebook also contains many office software produced by Lenovo Kingsoft. These softwares have also been enhanced with some functions and are more user-friendly. This year, only Fruit Corporation can be compared. Unfortunately, the software cost of Fruit Corporation is too expensive.

Even the outer shell of the product is made of aluminum alloy, which is more robust. There is also the notebook camera, which has also been enhanced to make the video call more clear.

Looking at other manufacturers, it turned out that the Lenovo Group has launched a new product with excellent performance, high-end business notebook, fully deserving, without any reservations.

Sony Corporation, which originally wanted to compare performance parameters, also gave up this self-deprecating idea.

Just in this way, won't the price of this product be too high?

Today's high-end business books are generally between two thousand to three thousand dollars, and the prices of products launched by their manufacturers are also within this range.

But they look at the Lenovo Group’s business notebook, the price may be three thousand dollars higher?The price of this product was announced at US$2,999, not more than US$3,000, but it is also the most expensive stall on the market.

The price of this high-end business book in China is also as high as 21,999 yuan. Compared with those imported business books, there is no price advantage.

But as Feng Yu said, high-end business books do not need any price advantage. Didn’t you see that Thinkpad’s high-end business notebooks still sell for more than $3,000? That product is not unmarketable either.

Although the high-end business version launched by the Lenovo Group is more expensive than other manufacturers' new models, it even exceeds Sony's Thinkpad.

But other manufacturers also understand that, in terms of cost performance alone, the Lenovo Group is still the winner.

They only hope that everyone will not recognize this product too much, and begin to discredit the solid state drive, saying that the service life is short and it has many shortcomings.

But when the Lenovo Group's advertisement appeared, this product suddenly became popular.

The advertisement for this product is like this. First, it introduced the excellent performance of the product, and then Kameido Masao said in the office/bureau of the Wind & Rain Holding Company group that our Corporation is also using it.Next are a series of Feng Yu, such as Amazon, Yibai, Google, Facebook, Wind & Rain Consultation, Wind & Rain Electronics, Baidu, Wangyi, Penguin, etc., and the representative of the famous Corporation under Kirilenko said that we also Using.

And everyone who said this sentence is behind the Corporation's LOGO, which not only borrows the influence of these Corporations, but also increases the exposure of these Corporations.

This has created a concept for many consumers. The employees of these large corporations and large companies are all using this high-end business notebook. No need to ask, this is definitely easy to use.

Of course, this is indeed true. Feng Yu and Kirilenko both purchased a batch for use by their Corporation employees. Of course it is limited to management. For ordinary employees, desktop computers are enough.

As a result, more and more people who plan to buy business notebooks began to pay attention and finally decided to buy this high-end business notebook. The high-end business notebook market of other manufacturers has been severely impacted.

Chapter 1635: All Do Solid State

Other manufacturers have investigated and analyzed why the high-end business of the Lenovo Group would have been so popular. First of all, of course, the effect of advertising cannot be missed.

But are those consumers idiots? These Corporations are not owned by Feng Yu or Kirilenko. Both of them are shareholders of the Lenovo Group. Can their own Corporation support it?

So these Corporation's choices are not representative at all. But the popularity of these Corporations has deceived many consumers.

The second point is that this high-end business notebook product is really excellent. It is a representative work in terms of security, battery life, and software humanization.

Even the appearance is more beautiful than traditional business notebooks. This is Feng Yu's corporate tradition. Consumers will like it at first sight.

The biggest innovation of this high-end business notebook is the use of SSD solid state drives, which greatly improves the performance of the product.

This kind of technology is not only owned by Taihua Holding Group, but also owned by companies in the United States, Europe, Japan, South Korea, Taiwan, India, etc., but they have not developed so fast.

Those manufacturers have also seen that consumers are very fond of SSD solid-state drives, which can be known by leaving a message on the internet/network.That being the case, why can't they also launch laptops equipped with solid state drives? Not only business notebooks, but also notebooks with other functions.

As for desktop computers, it seems that it is not yet time. After all, a solid-state hard drive can increase the price of desktop computers by a large first year. Moreover, the capacity of solid state drives is still too small, far inferior to mechanical hard drives.

While they were still studying, Lenovo Group's new generation of ultra-thin notebooks used solid-state hard drives. The same is 64GB, which once again reduces the energy consumption of the product and improves performance such as heat dissipation.

The capacity of the hard drive has become smaller, but the price has increased slightly, indicating that the cost of this solid state drive is indeed much higher.

Many users now use this ultra-thin laptop as a low-end business laptop. Although there is no enhanced security, it is more portable, easy to carry, and has excellent battery life.

This is very convenient when reporting work to the boss or when carrying it to and from get off work.

Although the use of solid-state drives did not make the ultra-thin notebooks better for sale, it did ensure the market share, so that other manufacturers that started to make ultra-thin notebooks once again fell behind in performance.

At first glance, other manufacturers saw that the Lenovo Group was too much. It had just invaded the market of high-end business notebooks. This turned the ultra-thin notebooks into a business to grab the market with them?Isn't it a solid state drive? Who can't produce it!

A week after the launch of Lenovo Group’s new ultra-thin laptop, Dongzhi Corporation first announced the launch of their new business laptop with a 64GB solid-state drive.

Immediately after Four Star Group also announced the launch of the same business notebook with almost the same performance parameters as Dongzhi's, except that the screen, battery, size, etc. are different, and the SSDs they also use are specifically marked.

Other PC manufacturers started to use SSDs with laptops, and even Sony used them in gaming notebooks. At this time, ASUS used solid-state drives on low-end netbooks. The 32GB solid-state drive has a smaller capacity and the cost is naturally not too high. It actually made their netbooks sell better.

However, Asustek has abandoned some profits and increased sales and market share. This market share is also a kind of publicity for the brand.

Chapter 1636: Movie Gap

"Hurry up, the movie should start in a while." Li Na urged.

"What are you panicking? Even if it's the beginning, we can't make a reservation. Actually, this golden armour is not much different from the story of the banquet."

The Golden Armor is completely adapted from history, but it happens to be under the banner of a historical drama.

And Yeyan is adapted from Hamlet, and then there are some plots of thunderstorms, such as love triangles. The Golden Armor is simply adapted from Thunderstorm and moved to another period of history.

I have watched both the previous generation/life Feng Yu and I don’t like it very much. I watched it again in this life as an aftertaste.

"How can it be the same, there is Brother Fa and Dong Zhou."

Feng Yu rolled his eyes: "Do they have me handsome?"

Li Na asked back: "Then you can act in a movie?"

Well, this Feng Yu really doesn't.

The movie is the same as the previous generation/life, and the plot can probably be guessed. The picture is still very beautiful, and it is not that the leading role is not good enough, but after watching it, it always feels a little worse.

In fact, it has nothing to do with the plot being familiar to everyone, movies adapted from comics, movies adapted, etc., everyone is very clear about the plot, but still want to watch it.Different directors have different performance methods, and different actors have different performance methods. These are all expected by movie fans. But this movie is missing a big climax, which makes people feel uncomfortable.

Especially in the previous publicity, the sense of expectation was full, but when I actually looked at it, I found that there was still some gap between the sense of expectation and reality.

Fortunately, because the schedule is good, coupled with a strong lineup and proper publicity, this movie will not hit the streets.

The previous night banquet was adjusted to the National Day gear to avoid a collision with the Golden Armor. It also set a box office record for the National Day file, was the annual box office champion at that time, and was also the best film at the box office of Feng.

However, the investment of the banquet has reached 20 million US dollars, but the global box office is only 20 million US dollars, and the foreign share of the share is less than 30%. In this way, the film has properly lost money, even if it is a CD, The internet/network broadcasting rights etc. are sold out, and the money cannot be recovered.

Feng Yu personally believes that it is not because Director Feng is not a good director, but because everyone inner heart thinks that Director Feng is a comedy director, and is the best in the country, there is no one.

As a result, this night banquet was not funny at all, which made the audience very disappointed.

After the night banquet was released, Feng Yu also received a call from Wang Zhongjun. He was very fortunate. After hearing Feng Yu's words, he did not invest all of it, but only part of it.Although this movie has lost a lot, the Chinese brothers have not lost much after the cost is shared by others. After all, they are still the distributor and can share a lot of money.

Feng Yu and Li Na came out of the movie theater. He turned around and asked, "How do you feel, do you feel good?"

Li Na's expression was a little tangled: "Those clothes are too weird, are they really worn by the ancients?"

"Who knows, maybe it's the so-called artistic exaggeration again. Don't ask me what is artistic exaggeration, I don't understand the word."

Because of this movie, the hot term squeeze will soon appear on the internet/network.

No chest, just squeeze it!

Whole city, bring white steamed buns.

There are also people calling for Hu Ge to come out again and launch Mantou 2 again.

Frankly speaking, the plot of the Golden Armor is better than the Night Banquet. Many times at night banquets, it is easy for the audience to play.

For example, Uncle Ge, it's not that his performance is bad, his expression, facial expressions, and actions are all in place, but when everyone sees his face, they can't accept that this is the emperor.

This is a place where actors are happy. The audience loves and knows him very well. But at the same time it is also a sad place for an actor, because he has been stereotyped."You said that this movie can be much higher than the box office of Ye Banquet?" Li Na has watched both movies. This is not necessarily so much better, right?

"Yes, not only because this movie was released by our company, but also because it was adapted from the thunderstorm and labeled as history, which will be very attractive."

The adaptation of China's trump card drama itself is a good gimmick. In addition, many people are curious about China's history, which is another gimmick.

Of course, there are certain reasons for the international popularity of actors. After all, Fa Ge is mixed with Hollywood.

"You said why foreign movies are so high at the box office? Are our movies bad?" Li Na was curious.

"First of all, the price of foreign movies is higher than that in our country. This is determined by the economic environment. The more developed a country, the higher the consumption of residents in spiritual life."

"Secondly, cultural differences make many stories in our movies difficult for foreigners to understand. The lines alone are very difficult to translate. Their movie plots are relatively simple and easier for the audience to understand."

"Third, our film development itself is a bit later than abroad, and many technologies are not as mature as abroad. The market has only begun to rise, and many directors have not even made profitable films."In this regard, I have to say that the United States has done very successfully. They use simpler stories to spread their cultural ideas.

For example, what love is supreme, what kind of personal heroism, such as some family ethics, etc.

Many times, you can't think about those carefully. Once you think about it carefully, you will find that many of them are very funny. Even for this, they deliberately come up with some controversial topics to stimulate audience consumption.

For example, to save Private Ryan, several people desperately tried to save the son of an old lady, but they died. Could it be that the old lady's sons are sons, and these people are not the children of their parents?

Is it really the right choice to exchange the lives of a few people for one person? Hasn’t the U.S. side always claimed that life is priceless?

Even if the order is correct, why doesn't the person who gave the order go? Send soldiers to die?

There are so many romance films, what is true love is priceless, then what is true love? For true love, you can abandon your family. Isn't this also contrary to the family concept promoted by the United States?

To put it bluntly, it is to use the movie to take other people's emotions away, let you be infected by these on the surface of him, and forget those unreasonable places.Nowadays, many domestic films are not clearly positioned. They don't know what kind of people the film is suitable for, and the promotion is not focused. How can they attract the audience?

And there is always so much meaning to say that you did not understand my movie. You make a movie so that we can't understand it, still triumphant? We are here to have fun, not to burn our brains, let alone to discover the inner heart of humanity.

Seeing Li Na's disappointment, Feng Yu comforted: "It doesn't matter, our movies will get better and better in the future, I promise."

Chapter 1637: Legend Reappears

The New Year is almost here, Feng Yu has nothing to do, and he can't be interested in playing games, mainly because he has no company.

Fortunately, he was accompanied by Origin. At this time, it is already the largest original Chinese literature base. More and more internet/network authors have chosen Origin because the benefits here are good and the editors here are more professional. , Also because there are more readers here, and there are many partners.

Some authors were published, and suddenly they became traditional writers in people's minds. Some have been adapted into TV series, and some have been adapted into games, which made the authors very satisfied.

Of course, there are still countless street writers struggling, some of them can't write after tens of thousands of words, and some have more than a dozen or dozens of subscriptions, and still write millions of words.

Some people regard this as a hobby, some as an extravaganza, and others as a profession.

Of course, the full-time author at this time is an alternative in the eyes of many people. But because there are so many readers' expectations, they are reluctant to leave.

Origin.com launched the reward function a few months ago. After this feature went live, it attracted many local readers.

They can show their love for this book by rewarding it, and at the same time, they can urge the author to add more updates to make them more enjoyable.Feng Yu looked at Origin's homepage, and it was a bit different from the original one, mainly because of the changes in some recommended positions and lists, which became more intuitive and conspicuous.

According to the rankings on the list, Feng Yu clicked on and started scanning to see if there was something that suits his appetite.

This is a good book, you can save it, download it to the electronic paper book and read it slowly.

This book does not meet Feng Yu's appetite, so forget it.

Yeah, this book is wonderful. The first few chapters make Feng Yu stuck in it. Feng Yu couldn't hold back all of a sudden, and read it all in one go.

The number of words is too few. Why are the current authors so slow to update?

In order to look cool, Feng Yu directly floated the 100,000 origin coins, and then left a message to the author: "You promised, 10,000 rewards plus one chapter? Tomorrow, ten chapters will be added, don’t forget."

A certain author of Origin is thinking hard and is looking at his own book data.

After graduating from university, he gave up his stable state-owned enterprise job, and instead devoted himself to internet/network writing. His family members continued to reprimand him for this incident, and even his school and friends thought he was stunned.

But he loves this and wants to write the story in his heart for more people to recognize. As long as everyone sticks to the genuine, he will be able to eat.The results of this new book are pretty good, but compared with those great gods, it's not a little bit worse. To put it simply, his books don't have much rewards.

Take a look at the rewards of those great gods, it's much more than his manuscript fees.

When he refreshed the page, he suddenly saw a row of red letters. This is, someone gave a big reward?

He looked carefully, yes, it was a reward of 100,000 coins, he has a leader!

However, he immediately looked at him again. According to his promise, 10,000 coins will add one chapter, and he needs to add ten chapters.

But with a reward, he was motivated, and he started to disconnect from the Internet, crazy codewords.

The next morning, Feng Yu clicked on the web page to take a look, oh, that author really added ten chapters.

Feng Yu read it all in one breath, but still has no idea. I didn't say anything, I will reward one hundred thousand points again.

I stayed up all night and wrote that I only woke up at dawn when it was dark. After going to the toilet, I didn't even care about eating, so I refreshed the web page to see the data.

What, another red!

After the first one came out, he was very happy to think about it, but when the second one appeared, he felt a little less capable than desirable. But since I promised, I still have to fight.

For two consecutive days, Feng Yu also gave the monthly pass to this new book, making this new book on the monthly pass list, surpassing one place.Feng Yu refreshed the web page and saw a message prompt, click to open it, it is poor thinking that he wants to add OQ friends with him.

"Thou tyrant, thank you for your reward and support. It seems that this year, I can have a good year."

Feng Yu's face turned dark, local tyrant? What a local tyrant!

Feng Yu looked at the local tyrant lying on his feet, and shook his head helplessly.

"It's okay. Seeing that your writing suits my appetite, I just gave a reward. Can you update faster? If you can, I will give you a reward."

Qiangsi wanted to give a reward, but he really couldn't hold it anymore: "Thou tyrant, my hand speed may not be so fast, I will disappoint you."

"That's it." Feng Yu is indeed a little disappointed, but think about this author should not have saved the manuscript, "It doesn't matter, if there is more or less, more less, I will give you a reward."

Then Feng Yu was a red one again.

Many people find that a new book, a new book that is not a well-known author, has received so many rewards, this shouldn't be.

And they also found that only one person gave this book a lot of rewards, which must be the author himself!When Feng Yu read it again the next day, he found that there were many comments in the book review area of this book. Some said that this book was really good, and he liked it. Some say that the author himself brushed up the rankings, which is cheating. Others are advertising, books written for themselves, or books they like.

Some people even abused. I don't know what it is because of jealousy?

Feng Yu's pupils shrank when he saw a book review.

There are even scolding him, saying that he is a brush, saying that he is blind or something!

You don't like it, but I like it. I'm rewarding, what's hindering you?

Seeing that Feng Yu is online, I thought about the situation with Feng Yu. It turned out that those who would compete with him for the new book list are looking for the navy to attack his books. After all, the new book list has at least a thousand dollars in prize money.

Feng Yu only replied one word, which made Qianqisi a little puzzled. What does this mean?

But soon he understood, because his book appeared again in a row of red!

This is really a local tyrant, rich and self-willed, and just added hundreds of thousands of coins casually?

"You write well, as fast as possible, ignore the navy, the real readers will not leave you, I am optimistic about you."

Qiangsi is very excited. It is the happiest thing to meet such a reader.But he didn't know at all. Few people in the world have been told by Feng Yu that I am optimistic about you. Everyone Feng Yu has said, who is not a successful person in everyone's eyes?

After the reward this time, many navy soldiers were quiet. Brushed? Just think about that little manuscript fee, and brush it up without losing money.

Don't ask, this must be a real reader who is not bad at money.

So a row of readers left a message below, asking Feng Yu to go to them to taste their book.

An old author suddenly saw Feng Yu's screen name, and he was surprised to find that this is not the legendary internet/network gold reviewer?

I always thought that he had left the internet/network. Is this coming back?

Chapter 1638: It's Him

The Executive of Yuandian.com also learned that Feng Yu gave a big reward to a certain author, so he ordered to go down and give a better recommendation to the book.

Not only is Feng Yu's flattery, but also because he believes that the books Feng Yu likes should be popular. After all, Feng Yu is a gold reviewer of internet/network.

Feng Yu saw his OQ beating, he was the old Chen of Origin.

"Chief Feng, I thought you stopped watching internet/network."

"I've been watching it all the time, but I don't give random comments anymore."

The summary of the stories that Feng Yu said at that time became popular immediately after being handed over by the editor to several well-written authors.

Then there are a lot of works following the trend, many of which are excellent, so Feng Yu is not short of books.

Now there are more and more authors, and more and more works. Many people's imagination impresses Feng Yu.

"Chief Feng, have you read some of them recently, do you have some comments?" Although Lao Chen asked himself professionally, he also attached great importance to Feng Yu's comments.

"It doesn't matter if you comment or something, in fact, it is much harder to pick and stab it than to praise it." It is impossible for any book to win the love of all readers. There are always various slots and even poisons, and even some many readers The plot, in the eyes of some other readers, is poisonous."Chief Feng, if you are free, give us editors a class?" Old Chen invited.

"Forget it, in this respect, they are more professional than me. If you really need me to do something, then I will give you some tips, how to do it, you study it yourself."

Feng Yu is actually a little helpless. In the eyes of these people, he is omniscient and omnipotent. But in fact, this is not the case at all. Feng Yu is not good at many things.

A person who has read many books is not necessarily a good author, and it may even be difficult to write a novelette.

Feng Yu can only tell some of the classic genres in his memory, let Old Chen and the others study, teach them to those authors, and then contribute more good-looking books to readers.

When he was a child, Feng Yu sent a document to Lao Chen’s e-mail, and then left the computer by himself, holding an electronic paper book, sitting in front of the window, basking in the warm sunlight, enjoying the happiness it brought him .

Chapter 1639: The Pinnacle Of Motorcycles

When Li Mingde came to Beijing this time, he came to receive the award again. But this time it’s not the car award, nor the agricultural machinery, but the motorcycle.

Although China's car industry has been developing faster than the previous generation/life at this time, there are even cheap small cars like elf.

But compared to the sales of motorcycles, it is still far below.

In 2006, China's motorcycle production and sales exceeded 20 million units, becoming the world's number one. Among them, Song River motorcycles are still the Boss of the market, with production and sales exceeding 4 million units.

The production and sales volume of the second-ranked brand is just over one million, and the gap is very obvious.

How prosperous is the motorcycle industry at this time? As can be seen from the manufacturers of motorcycles, there are more than one hundred.

Although many people in the city have small cars, the sales of motorcycles remain unchanged. Many people like to ride motorcycles, such as heavy motorcycles, road races and so on.

In vast rural areas, especially in areas with poor traffic, motorcycles are also the most important means of transportation. The current market is slowly moving from cities to rural areas.

The best-selling Song River motorcycle is the off-road motorcycle, which is very popular with its powerful off-road performance.And many motorcycle brands have been exported to foreign countries, and sold as far as Europe. Not only the Song River brand, but also many domestic brands and joint venture brands.

In the past two years, the sales of motorcycles have increased rapidly. There has been some controversy in the Bing City Machinery Manufacturing Group. Some people believe that the production capacity of motorcycles should continue to be expanded. Obviously, the sales volume of motorcycles has grown explosively. A good opportunity to make money.

Some people think that the explosive growth of motorcycles has reached its end and will gradually decline. In the future, people will have money, and they must buy small cars. Who still rides motorcycles? When it's windy and rainy, I suffer more.

The two sides quarreled about this, and no one could convince anyone. Li Mingde, Li Dafu and others don’t know how to make a decision.

So this time Li Mingde went to Beijing to receive the award, so he stopped by Feng Yu to report on his work and also asked about the plan.

"Lao Li, I know that motorcycles have grown very rapidly in recent years, but our output has not kept up with the market's growth rate, and our market share has dropped a lot. Does the Corporation think that we made the wrong choice?" Feng Yu laughed Hehe asked.

It was Feng Yu who asked to launch the electric car project. After the motorcycle production line was updated once, it did not expand anymore. Instead, some old production lines were sold to make the competition cheaper."That's not true. The profit of the electric vehicle project is higher than that of the motorcycle, and the competition is smaller. Although it looks a bit at a loss now, electric vehicles have no exhaust emissions, and they will definitely sell better in the future." Li Mingde said quickly.

"Lao Li, you will soon know that motorcycle sales will be seriously affected. Last year, our country caused a lot of news due to environmental and air problems. Do you know this too?"

"So cities with larger populations have begun to vigorously build public transportation, such as subways, light rails, and even more buses than before. This will make it easier for residents to travel, save energy, and also Can reduce exhaust emissions."

"In terms of car, the high-displacement car is taxed higher, right? Motorcycle is the same. Does the above mean that the production of motorcycles with more than a certain displacement is prohibited?"

All motorcycle manufacturers have been notified that the production of motorcycles with a displacement exceeding 250CC has been banned. Many manufacturers who study large displacement motorcycles have suffered losses due to this. How much money will it cost to develop a motor?

Fortunately, Bing City Machinery has developed a large displacement earlier, and the research and development costs have been recovered. Not to mention, this motor can also be used on three-wheeled motorcycles. There is no limit to this."Chief Feng, do you mean that motorcycle sales are going to decline?" Li Mingde was a little surprised, isn't it possible?

They had considered the impact before and thought that sales growth would slow down, but they had not considered that sales would decline.

"Old Li, have you thought about the use of most people's motorcycles now?"

"The first one is for personal use, such as road races, off-road vehicles, and the most traditional street cars, etc. The second one is for operations, such as three-wheeled motorcycles, and motorcycles."

Motorcycles can be regarded as an emerging industry, which is cheaper than taxis. In many cases, you can also take shortcuts, especially in some economically underdeveloped areas, which are very common.

There are also two-wheeled and three-wheeled motorcycles. The two-wheeled ones are the cheapest and have low cost. Many people are doing this, as long as they can ride motorcycles.

"The news about the incidents of Mount Motors over the years has not been underreported. Not only the two-wheelers, but also the three-wheelers. And most of them do not have operating licenses or even driver licenses. I can't even find anyone."

"Moreover, many motorcycles run red lights and take trails, which greatly affects traffic safety. The traffic control department receives an astronomical number of complaints every year because of this."

"So have you ever thought that motorcycles will be banned?"Previously, I had always said that motorcycles would be banned, and asked all localities to deal with it by themselves. But the effort is not great, and many areas really need this kind of transportation, their kind of town, where can the taxi come from?

However, as the economy develops faster and faster, there are more and more motorcycle accidents, and there are environmental reasons, the above plan to prohibit motorcycles.

Of course, this will not be killed by a stick, but will be implemented from the first, second and third tier cities and gradually cancelled.

Li Mingde heard Feng Yu say this, and asked, "Chief Feng, if motorcycles are banned, shouldn't the sales of motorcycles increase? More people are needed?"

Feng Yu smiled and shook his head: "Do you think that motorcycles in those cities are banned, what will happen to those motorcycles?"

Li Mingde thought for a while, and asked tentatively: "Is it sold in the countryside?"

"Yes, many of them depend on motorcycles for their livelihoods. If they are not allowed to do this business, then many people will sell motorcycles. The city will definitely not be able to absorb so much, so they will sell it to the county. Most of those markets are poor and people are less expensive. Your new motorcycle sells for 5,000 yuan, while the old one is only for 2,000 yuan. It was originally just a way to go. Do you think many of them would choose second-hand ones? "
"What if at this time, some trunk roads also prohibit motorcycles on the road?"

Beginning this year, some cities will implement motorcycle bans, prohibiting motorcycles from driving on main roads and only using secondary roads. In this way, it will affect motorcycle sales again.

Fortunately, Feng Yu had already prepared for this.

Chapter 1640: Motorcycle Reduction, Electric Plus

Li Mingde stared at Feng Yu blankly. If the city imposes such a ban, then motorcycle sales will definitely be seriously affected.

Those second-hand motorcycles in the city will flood the rural market, which means that the two markets have shrunk at the same time.

Fortunately, two years ago, Bing City Machinery did not expand the output of two-wheel motorcycles, but increased the output of three-wheel motorcycles. One is that the profits of the three rounds are higher, and the other is Feng Yu said, reducing the risk.

They haven't seen what the risk is before, but now they can.

And because more and more manufacturers of motorcycles, from a dozen at the beginning to hundreds of now, the profits of motorcycles are getting lower and lower.

The net profit(s) of many motorcycle factories is only about 2%, which means that a motorcycle with a wholesale price of 5,000 yuan can only make 100 yuan.

Most of the profits are made by retailers. Even so, none of them quit, they are always making money.

The profit of the motorcycle project of Bing City Machinery has also fallen sharply. Fortunately, they have the highest brand awareness and the highest added value. Although it is far from double the profit at its peak, it still has a profit of about 15%, which is still the highest in the country.For three-wheeled motorcycles, the profit is similar. So although their market share has declined severely, they are still the most profitable and can still influence the pricing range of motorcycles.

Of course, they also provide better services, especially after-sales service. The number of people who repair their Song River motorcycles is also the most.

"Chief Feng, did you know that there will be such a ban a long time ago, so that we are not allowed to expand the production line of two-wheeled motorcycles, let us increase the output of three-wheeled motorcycles?"

"This is an inevitable trend. If you think about it carefully, you can also understand. The sales of two-wheeled motorcycles will definitely be affected. Our export volume, especially to other countries in Southeast Asia, should increase. Therefore, the overall sales volume, There will not be much change in one or two years."

"However, we must also be vigilant. The market has been changing. Our two-wheeled motorcycle production cannot continue to expand. Moreover, we must adjust our models at any time according to market demand. Therefore, the proportion of road racing and off-road vehicles will become higher and higher. The demand for street cars, cruisers and station wagons will decrease."

"The best thing is that we can produce a low-priced motorcycle that takes into account these properties, and it will definitely sell well again. But I also know that this is more difficult."Li Mingde said: "Chief Feng, we think so too. We plan to make our new street car improve off-road performance, speed, provide a more comfortable posture, and have the ability to load more goods like a wagon. Function."

"Have you successfully developed it?" Feng Yu was a little surprised. This kind of crossover is not so easy to make.

"Success is successful, but the cost is too high. If it is to ensure profit, the price will be more than 10,000. Compared with the mainstream motorcycles of 4,000 to 5,000, the price is too high. So we are still studying and fighting Within one year, the cost will be reduced by a large margin, and the selling price should be less than RMB 7,000. It should be sufficiently competitive."

It's a pity that now the transportation and police departments are purchasing less and less motorcycles. Instead, they are purchasing small cars, otherwise the sales will be better.

But the small cars purchased by the Government are mostly their Song River cars, so he is not depressed.

Feng Yu is very satisfied. It's so worry-free for the Corporation to be managed by such a person.

"Old Li, have you ever thought about it, if the price of Gasoline increases, will it also affect motorcycle sales?"

"Oil prices are going up? Why are they going up again?"If oil prices rise, not only motorcycles will be affected, but even cars will be severely affected. For example, their elf, many office workers can afford it, but many people who bought it say that they can't afford it.

"Not only will it rise this year, but the price of oil will continue to rise in the future. But at the same time, the price of electricity will continue to fall." Feng Yu said with a smile.

As oil prices rise, electricity prices fall?

Li Mingde's eyes brightened: "Chief Feng, do you mean that the sales of electric cars are going to rise?"

“Although electric vehicles are not as fast as motorcycles, they also represent safer. In terms of sales prices, electric vehicles are also cheaper. In addition, electric vehicles are also more economical in terms of daily expenditures. In addition, there is no exhaust emission. Will be encouraged and supported by the state."

"Electric vehicles will gradually replace motorcycles and become a means of transportation for many people. Do you think sales will increase?"

Not only because of price factors, but also because of national policies, motorcycles will gradually be replaced by electric vehicles as a means of transportation. This process may last for more than ten years or even decades, but this is the trend.Just like cars, the sales of electric cars and gas cars will increase in the future. Due to environmental considerations, various countries will also promote this kind of cleaner energy car. Then cars will gradually replace electric cars and become the main means of transportation.

"Chief Feng, are we going to rapidly expand the production of electric vehicles?"

"You should research and decide on your own. Now it is expanding rapidly, and sales are not that high. But after the sales skyrocketed, if we expand again, then we will lag behind. My suggestion is to start slowly increasing production now while continuously improving us. Technology."

"Once the policy starts to tilt, it is time for us to rapidly expand production capacity. This time will not be too far."

Even now, Bing City Machinery is also the Boss of the domestic electric vehicle market and the world's Boss. The production and sales volume of Bing City Machinery alone is comparable to the production and sales volume of all corporations in many countries.

Of course, it is also because China is the world's largest market for electric vehicles. In developed countries in Europe and America, where the population is small and the area is large, small cars are always open.

Electric vehicles are also encouraged in the country, but only to encourage it. After the motorcycle ban comes down, there will be some inclination in policy, and then the sales of electric vehicles will definitely rise again.It's a pity that the profit of electric vehicles is not high either. Bing City Machinery is okay. Other domestic corporations have similar profit margins to motorcycles.

"Lao Li, we must remember that when the project is the hottest, we must carefully consider how to develop. Don't follow one road until dark, but consider the issue of transformation."

Back then, Bing City Machinery went from farm machinery to motorcycles, to small cars, and then to electric vehicles. Each one is related, but it also differs to some extent.

The advantage of this is that Bing City Machinery can make money no matter which one makes money, and can adjust and optimize the industrial structure at any time to ensure the company's profits.

"Chief Feng rest assured, we all remember that there will be no problem. By the way, the motorcycle you mentioned last time has been made by the Corporation, and I brought one this time."

Feng Yu is overjoyed: "Done it? Great, I'll try it later! "

Chapter 1641: Mini Motorcycle

In front of Feng Yu is a beautiful motorcycle, one meter long and half a meter high, it looks very cartoonish. This data is correct, it is really only this big.

This kind of motorcycle is called mini motorcycle, and there are also pocket motorcycles. This kind of car is not allowed on the highway, and can only be driven and raced on a dedicated venue. In other words, this kind of mini motorcycle was originally developed as a racing car!

Two days ago, Feng Yu suddenly remembered the mini-motorcycle he had seen in previous generation/life, and thought it was quite fun, and he had never played with previous generation/life. This life is like playing with one.

After inquiring, it's not that there are no domestic manufacturers to produce, but they are not sold in China, but some foreign customers place orders and they produce. So I haven't seen this on the domestic road.

I originally wanted to buy it directly from another factory, but they always produce it according to the order, and there is no more. Feng Yu later called Li Mingde directly and asked him to make a trial production.

"Chief Feng, if you say this is a toy, the structure inside is the same as a normal motorcycle, but it is scaled down. But if it is a motorcycle, it really doesn't meet the standard and there is no way to get a license."Li Mingde thought that Feng Yu just made it out for his little nephew, just like the mini Song River car he made out. It is normal for boys in their ten years to like this.

Although several engineers have been busy for a lot of time to produce this, no one will say anything.

Everyone knows how good Chief Feng is to the Corporation. Without Chief Feng, where can they live their lives now?

Apart from other things, go out and mention that they are from the Bing City Machinery Manufacturing Group. Which one is not an expression of envy? If the guy said he was a technician in the Bing City Machinery Manufacturing Group, it would be easier to find someone than an engineer in another factory!

Who made this Corporation not only have high wages, but also good benefits? Many people say that even if it is for a government employee/civil servant, they will not change it!

Li Mingde took out a Wahaha mineral water bottle, which contained Gasoline. Open the e-mail of the mini motorcycle, and Gasoline pours in.

"Chief Feng, try it. Be careful, this speed can reach 45km/h."

Don't look at this mini-motorcycle is very small, but the speed is not slow, fast enough than some electric bicycles.

Feng Yu put on his helmet and rode up, kicked his left foot backward, and put the pedal away. The key was turned, and there was a roar of motor.Twisting the accelerator lightly, the motorcycle sprang out with a boom.

Feng Yu went around the house, not to mention, this little guy is really fun.

Taking off his helmet, Feng Yu gave Li Mingde a thumbs up with satisfaction: "Old Li, this motorcycle does a good job."

Li Mingde chuckled and said: "It's all done by several old engineers from our Corporation. Manual assembly and debugging are definitely no problem."

"This little motorcycle, Zhihang's kid definitely likes it. It can also be made by electric motor, and it can be made lighter by using special materials."

Feng Yu looked at Li Mingde in surprise: "What Zhihang? Do you think this is for Li Zhixing? I played this myself."

Li Zhixing is so small, this motorcycle is not slow, it is too dangerous.

This was liked by many people in the previous generation/life. It is not a racing car on a dedicated venue, but a toy that can only be played by adults!

Li Mingde blinked his eyes: "Chief Feng what did you say? You played this yourself?"

"Ah, can't it? Don't you think this is interesting?"

Li Mingde laughed dryly: "Haha, yes, this, it's funny, it's funny."

He didn't expect it, or that all the people who made this didn't expect it to be Feng Yu himself.How old is it to play with toys?

Besides, you have to ride a motorcycle. So many styles of motorcycles from Corporation are not enough for you to play? Why did you get such a little guy out?

"You said that an electric one will soon be built, right? Okay, after the electric one is ready, get me one too."

"Uh~~Okay, two months at most, it will definitely work out, maybe one month is enough."

Lao Li went back with such a task, he still couldn't tell others, but he was suffocated. If you tell those engineers that the mini motorcycle you built was riding on by Chief Feng himself, he can imagine how much impact it will have on those engineers' three views.

How can a person like Chief Feng play with toys?

Chapter 1642: Solar Power Generation

"Chief Feng, good news, guess what?"

It's certainly not good news for Zong Qingxian to make a call in the morning and his tone is so excited.

Feng Yu thought about the situation of each Corporation, and guessed: "Is it because Taihua has good news?"

"Chief Feng, did you guess that?"

Zong Qingxian still wants to sell it, but Feng Yu guessed it all at once.

Feng Yu said that during the previous generation/life, the photovoltaic industry exploded at this time, and even the crystalline silicon industry was very fiery/popular.

Although China's crystalline silicon industry has become popular in this life, but selling crystalline silicon alone can not make much money. Therefore, they also produce some semiconductor components on electronic appliances, which can make more profits.

Although the price of crystalline silicon has risen once, the initial investment of One billion dollars has not yet made it back.

Moreover, the production line planned at the beginning obviously has some overcapacity. These Zong Qingxian have all had doubts. If Feng Yu hadn't said that they would definitely make money, they would not let it continue to expand.

It was also from last year that China’s environmental issues triggered this policy. That is to vigorously develop renewable energy sources and reduce non-renewable energy sources such as coal and oil that are more polluting.At this time, the price of coal has risen to more than 400 yuan/ton, which was only 200 three years ago. It is because the country wants to vigorously generate electricity, vigorously make steel, etc., which has led to the rise of coal prices.

The same is true for oil. The price of oil has risen a lot from last year, but it has not yet reached the fastest rise, but it has also risen by more than 50% over the previous two years.

The rise in the price of these energy sources has prompted China to vigorously develop renewable energy, including solar, water, wind, etc., the most basic of which is to generate electricity.

Therefore, during this period, the state has planned several world-class large-scale hydropower stations, super-powered power stations similar to Sanxia.

In some coastal areas, tidal power generation is also studied. In plateau areas, wind power and solar power are mainly studied. There are also some special areas to study geothermal power generation.

And here, solar power generation is the most respected, because it can be applied not only in civil applications, but also in the aerospace field.

For example, those satellites and space stations in space use solar panels. Anyway, in space, the sun is still exposed to the sun, and it is not affected by the weather.

So here, solar power generation is the most important item. Not only has the least impact on the environment, but also the cleanest energy and inexhaustible sources.Both wind power and hydropower will cause some damage to the local natural environment. For example, wind power needs to be cut down in a high place. Hydropower is even more serious. It is a huge project. Many villages and towns have to be relocated as a result, and the debate about destroying water, soil and vegetation has not come to fruition.

Solar energy is different. This has been used by people many years ago. Even when there is no vigorous development, many people have used solar water heaters.

Therefore, many countries in the world, especially those with relatively large energy consumption, have launched vigorous research on this.

Among them, the United States, Germany, Japan, Spain, Italy, France, United Arab Emirates, India and China have invested the most energy and obtained the most results.

As for why a big country like Russia is not ranked, it is because of their climate issues, which is really not suitable. They are still more suitable for nuclear power and thermal power.

Since last year, solar power generation has been divided into two directions, one is thin-film solar power generation, and the other is polysilicon solar photovoltaic power generation.

This polysilicon photovoltaic power generation is the new development direction of the crystalline silicon industry.Taihua crystalline silicon is the world's largest company in the purchase of silicon mines. Not only has it signed supply agreements with many silicon mines in China, Polar Bear Mining Conglomerate has also acquired some silicon mines.

Although Taihua Crystal cannot price its own silicon ore or crystal silicon, any other Company who wants to increase or reduce prices requires Taihua Crystal's approval.

When Taihua Crystalline really wants a price change, just contact a few companies to do so. However, it is easy to be accused of monopoly. The last price increase was also thanks to the help of the state.

Anyway, Taihua crystalline silicon made a profit, that is, China made a profit. Not only taxes, but also because it can be used as a weapon for foreign countries. Under normal circumstances, which country does not protect its own industry? Regardless of whether it is a state-owned or private enterprise, if it is a Chinese company, it cannot be taken advantage of by outsiders!

China is also one of the earliest countries that focused on solar energy research. Although the technology has not reached the top in the world, it can also be regarded as advanced.

Feng Yu has given Taihua crystalline silicon and Taihua batteries a task to study solar power generation, solar cells, and most importantly, a high conversion rate is required.

At this time, the conversion rate of crystalline silicon solar power generation is between 15% and 30%, most of which are 15% to 20%, and the conversion efficiency is very low.As for the conversion rate of thin-film solar energy, the best at this time has just reached 15%, which is even lower.

The current world record for the conversion rate of solar power is set by the Fraunhofer Institute of Solar Energy in Germany, which is just over 33%.

This is still theoretical, and in actual operation, the efficiency is even lower.

In order to study this in the past few years, Taihua crystalline silicon, Taihua battery and national laboratories have cooperated in development. At present, a new technology has been developed, and the conversion rate can exceed 30%.

Although there is still a gap between the number one in the world, it has already reached Feng Yu's expectations. With this conversion rate, it can already be promoted in a large area. What Feng Yu is most satisfied with is that the construction cost of their solar power station is lower than that of the German technology, which is suitable for domestic promotion.

"Old Zong, I'm going to the lab tomorrow." Feng Yu said with some excitement.

"Chief Feng, the Chinese New Year will be celebrated the day after tomorrow, so let's go see it again in the next year." Zong Qingxian is a bit not to accept as correct, as for being so anxious?

"I can't wait. By the way, this data will be released to the laboratory immediately. Let the world know that we are already one of the top countries in the world for solar power generation! "Sometimes a breakthrough needs to be hidden, but sometimes it must be advertised. Only in this way can their technology be licensed, and their power stations and solar cells can be sold to make money.

So much research and development costs have been invested, and some have to be recovered, right?

The next step is to continue to make breakthroughs in technology, let the world lead and become the world's number one!

Chapter 1643: Crowd Out? (For Subscription)

The day before, Feng Yu personally appeared at the Taihua Battery Research Institute, which made many people feel flattered.

Who doesn't know how busy Chief Feng is. He is usually busy with major events, involving tens of billions of funds, and they rarely come to them.

Even if I went, I would also go to Bing City Machinery, Lenovo Group and other large companies. Why did you come to Taihua Battery today?

Although the Taihua battery is now the number one battery company in Asia and the second in the world, the profit is still not as good as that of Bing City Machinery, and in China, it is not without competitors, such as Nanfu in the southeast. Best-selling.

Feng Yu looked at the management of Taihua Battery. Several of them were fresh faces. It seems that many of the old people have already retired.

"Everyone, the speed of our Taihua battery development in the past few years is very surprising. Whether it is traditional batteries, emerging batteries, or Power Bank and other equipment, we have done very well, and many of them, we are all It’s already number one in the world."

"In the traditional battery market, we are still a bit worse, which also led to our failure to become the world's number one. I remember someone said that by annexing Nanfu, we are the number one in the world. But this matter was I no."
"It's not that Nanfu is not worthy of our merger. In fact, many of Nanfu's technologies are also top-notch in the world. And Nanfu's brand is also very good. Not only in China, but also famous throughout Asia, and even products Also sold to Europe and America."

"The reason why I don't agree with the merger is to establish a competitor for us so that everyone is not too slack. We are the No. 1 in China and Asia, but have we completely surpassed Nanfu in terms of technology?"

"Moreover, achieving world number one by merging other companies is not what I want. Wouldn't we be the number one in the world without merging?

"Jielie, who is ahead of us, is not much better than us, can't we surpass it?"

Feng Yu's impassioned words made many people nod their heads. That's right, without acquiring Nanfu, we can also become the number one in the world.

In fact, the real reason is that Feng Yu also wanted to turn Nanfu into a sub-brand of Taihua Battery, but was stopped by the boss. Although Taihua Battery is not solely owned by Taihua Holdings, it also has the cost of state-owned assets, but after all, private funds account for the bulk.

Even if Nanfu is merged under Taihua Battery, Taihua Holding Group's shares will still exceed 50%.Therefore, the person above said hello to Feng Yu, saying that Nanfu batteries will not be sold, and that they are operating themselves. Isn't it because Nanfu Battery lacked funds when it expanded. State-owned assets directly invested a sum of money and helped Nanfu Battery break out of Asia.

Feng Yu's assets are increasing, and it is inevitable that many people have ideas. Feng Yu also didn't want to end up with a big hat of embezzlement of state-owned assets. What he originally said was mergers and acquisitions, which were exchanged with equity. Otherwise, they would directly use cash, which Taihua Holding Group could not afford?

Later, Feng Yu thought about it, whether there is such a competitor in China, so as not to make Taihua battery proud and complacent. There is a sense of urgency, and it will not threaten the status of Taihua batteries. Feng Yu thinks this is also quite appropriate.

Besides, Nanfu has not been embezzled by foreign capital in this lifetime, and Feng Yu will not feel a pity when he is still in the hands of the country. Anyway, his current money can't be spent.

The goal he set for his Company was never to become the number one in China, but to become the number one in the world.

Taihua battery has this ability and also has this opportunity.

Although the production and sales of Taihua batteries are not large in traditional dry batteries, the market share of car batteries is not particularly high, but in terms of PC batteries, mobile phone batteries, electric vehicle batteries, Power Bank, etc., they are the absolute Boss of the market. Not only the sales are the best, but the technology is also the best in the world.Now it has the advantage of the rise of solar cells. In addition, the production and sales of other batteries are increasing. It has even acquired several factories abroad. In a few years, it can become the world's first.

Feng Yu gave Taihua battery a bit of encouragement, and after a brief look at the report, everything was very satisfied. There are more and more technical talents, and a reserve of tiers has been formed. There are also many projects that cooperate with experts from Guozihao. Taihua Battery has received some technical guidance, and the country uses these technologies for free.

Of course, these technologies are also used for military affairs and other aspects, and they will not cheekily build a new factory to compete with Taihua batteries.

On the same day, Feng Yu formulated the New Year's benefits for Taihua Battery in advance, which is naturally the most affordable red envelope. In Feng Yu's view, buying those New Year goods is not as good as paying for them. What you need, buy it yourself. Besides, these sub-Corporations had also prepared new year goods, so there is no need for him to do more than is required.

The Taihua battery was done here, and Feng Yu also went to the Taihua crystal silicon side. Originally, this research was done together. When the time comes, crystalline silicon components will not be manufactured by Taihua crystalline silicon.

Taihua crystalline silicon is not a company that simply refines silicon ore into crystalline silicon, but also produces some crystalline silicon electronic semiconductor components, which is the most profitable part.Just like obtaining ARM's patent authorization, Taihua crystalline silicon is the cheapest, because they have the largest output and are cheaper, and the annual patent fee savings are not small.

Feng Yu has set a requirement for Taihua crystalline silicon. When the crystalline silicon industry in Europe, the United States, Japan and Taiwan is expanding this year, Taihua crystalline silicon's originally planned production line must be completed and officially started.

In this way, Taihua's crystalline silicon output can still maintain close to half of the world's output. Counting other crystalline silicon companies in China, it can still maintain more than half of the world's output, which is still the world's largest crystalline silicon industry. s country.

When Feng Yu planned such a large silicon company, many people couldn't understand it. It is believed that although the electronics industry is developing rapidly, it cannot use so much polysilicon.

However, they did not expect that the photovoltaic industry has developed rapidly. In recent years, technology has continued to advance, and the demand for new applications of crystalline silicon has increased greatly. If they had not prepared before, they would have rapidly expanded their demand and prices continued to rise. But I missed it.

When Feng Yu gave a red envelope to Taihua Crystal Silicon, the upper part had a headache about the expansion of Taihua Crystal Silicon. How can production capacity increase so much? In this way, isn't it not giving other domestic silicon companies a living space?Feng Yu Is this squeezing out other competitors? Even domestic competitors have been squeezed out?

Chapter 1644: We Don't Need Support

"Happy New Year. Hey, Lao Zhang, do you have any guests here?"

On the first day of the New Year, Feng Yu came to Zhang Ruiqiang for New Year's greetings, mainly because he did not want to stay at home and be visited by others. This capital is worth his New Year's greetings, namely Zhang Ruiqiang, Wen Deguang and other few people.

When he came to the old Zhang's house, he deliberately stuck with his meal and prepared to have a meal here.

As soon as Feng Yu saw there were guests, he planned to say a few words and leave. It seems that he has to go home for dinner today, and he doesn't know how many guests there are now.

"Feng Yu, this is Ma Yangma, the deputy director of the Development and Reform Commission, and also the leader of Energy Ju." Zhang Ruiqiang introduced.

"Chief Feng, I have been looking forward to meeting you for a long time."

Feng Yu also politely said: "Long admiring for a long time." At the same time, I was thinking back, Ma Yang? I haven't heard of it, and I guess the previous generation/life hasn't become a bigger official.

"It just happens to be noon, let me have some food here." Zhang Ruiqiang said.

Feng Yu glanced at Ma Yang, this is Lao Zhang's friend? Or do you want to wait for me here?

"Okay, I happen to be hungry too."

Three people made the table. After Lao Zhang's wife prepared meals for them, she said that she went to find someone next door to play poker. This was for the place to talk to them.Ma Yang looked curiously at the wine glasses on the table. There was something wrong. Why would Zhang Bu drink Wuliangye with him, and Chief Feng would drink beer? Although that beer is also a special offer from Bing City, it seems to be a very good beer, but it seems that Chief Feng brought it himself?

And why do you pour two kinds of wine at one table?

Seeing Ma Yang’s expression, Zhang Ruiqiang explained with a smile: “Feng Yu is not good at drinking, he usually likes to drink a little beer.”

He said in his heart that Feng Yu brought this beer, and he probably prepared it for himself, knowing that I like to drink white wine!

There are not many dishes on the table. Although it is Chinese New Year, there are only eight dishes, four meats and four vegetarians, six hot and two cold dishes, but three people certainly can't finish it.

Feng Yu sandwiched a piece of braised pork with three layers, soft and glutinous and delicious, fragrant but not greasy. Auntie cooked this dish really well.

After two glasses of beer, Ma Yang kept looking at Zhang Ruiqiang, and Zhang Ruiqiang said: "Feng Yu, I heard that Taihua silicon is going to expand again?"

"Yes, this was originally planned. The documents submitted to the above at the beginning are such a large capacity. This is the third phase of the plan, and it can be all put into use this year." Feng Yu chewed peanuts, Said.Zhang Ruiqiang and Ma Yang looked at each other. Did you see it? Whatever I said, I said Feng Yu had planned it long ago. Isn't it a temporary intention?

"Feng Yu, I know that many foreign crystalline silicon plants expanded their production last year, and Taihua crystalline silicon's market share has dropped a bit, but you don't need to invest so much at once, right?"

Feng Yu looked at Ma Yang, and seemed to understand what Zhang Ruiqiang said about this.

"Do you invest a lot? Not much money."

Ma Yang was almost choked by a mouthful of vegetables. With such a large capacity, the investment can be less than one billion US dollars? But to Chief Feng, it seems like throwing ten dollars.

The world's richest man really has no way of understanding the concept of money.

Ordinarily, he has a lot of leadership, and he has a lot of projects. The funds approved by him every year are at least tens of billions. Sometimes he can approve a sum of funds of One billion RMB, but compared with Chief Feng's attitude towards money, he is far behind.

Zhang Ruiqiang shook his head with a wry smile. To you, it is a small money, but to many people and even many countries, it is not a small money.

"Feng Yu, are you expanding the production capacity of Taihua crystalline silicon for the solar power generation industry?" Zhang Ruiqiang said simply."Yes, isn't our country advocating this kind of renewable energy? The damage to the natural environment is small, just pay attention to pollution control such as batteries."

"Aren't many countries in the world doing this now? The prices of oil and coal have risen rapidly in the past few years, and it is estimated that they will rise sharply next year. As a result, the cost of solar power generation will be very low and very costly. -effective/worthwhile."

When did solar power generation come into being, or when the prices of coal and oil rose? In the 1970s, solar power generation was valued and studied by many countries, but why did it not develop vigorously afterwards?

Because the prices of oil and coal have fallen again, and have not risen much for a long time.

This year solar power has exploded, and as coal and oil prices rise more violently next year, the solar power industry will also become more fierce.

To put it simply, a lot of companies in the photovoltaic industry have been listed in the previous generation/life period, and their stock prices have risen steadily, many of which have doubled, even several times. Previous generation/life There is also a big boss who did this, and he became the richest man in the country by this short-term.

Of course, after a year or two, most of them fell back.To say that this solar power generation is not completely pollution-free, it is mainly solar cell pollution, but as long as this is properly controlled, it will be fine.

After hearing Feng Yu's answer, Zhang Ruiqiang and Ma Yang looked at each other, and it was so.

Ma Yang couldn't help but said at this time: "Chief Feng, many places have reported a year ago that they want to launch Ma Jingsi projects, photovoltaic projects."

"Oh, what then?" Feng Yu looked at Ma Yang.

Co-authoring others can do, but I can’t do it? Or do you want to tell us that Taihua Silicon should not expand and give up the market to others?

If Ma Yang really dared to say that, Feng Yu turned around and left. With you being a Ma Yang, would you dare to tell me?

Ma Yang gave Zhang Ruiqiang a wink several times, but Zhang Ruiqiang seemed to be very interested in the peanuts on the table, staring at it all the time, completely ignoring other things.

Ma Yang had no choice but to know what Zhang Ruiqiang meant.

You want to sit down and chat with Feng Yu, I will give you a lead. You want me to say a few words for you, I said at the beginning. But if you want me to help you talk about things, it's impossible.

"Chief Feng, discussed above, intends to provide strong support to domestic new energy projects. This includes solar power generation, and it is the most important project supported."Feng Yu interrupted Ma Yang's words: "We at Taihua crystalline silicon do not need support. We do not need those preferential policies, do not need support from local funds, and tax revenue will be paid a lot. In terms of technology, we are also an international leader. Yes, no one in the country can match us."

"Moreover, we will cooperate with Taihua Charity Foundation, Guangcai Career Promotion Association, etc. to launch a solar energy poverty alleviation project, which is to donate some solar power generation equipment to those remote mountain areas so that they can have electricity."

After that, Feng Yu looked at Ma Yang, what else do you have to say?

Ma Yang's words are stuck. What else can he say?

Not only did Chief Feng not want all kinds of support policies, but he also used money to do good deeds and let Chief Feng make concessions. How did he say that?

Forget it, go back and talk to those places, let them change other projects. This photovoltaic industry is really not suitable for them.

Chapter 1645: Statement Of Pros And Cons

Seeing Ma Yang’s appearance, Feng Yu sighed: "Director Ma, solar power, isn’t there two directions? We are already the world leader in crystalline silicon solar power. Do you think even if it can be done elsewhere, Not a duplication of investment? Not a waste of resources?"

"Thin-film solar power generation also has its own advantages. For example, in areas with weaker sunlight, the power generation is better than that of crystalline silicon modules. And the temperature insensitivity is better, and it has advantages in places with large temperature differences. "

"In foreign countries, there are solar power plants that mix crystalline silicon and thin film. The economic benefits are also good. Thin film batteries have more room for improving conversion efficiency than crystalline silicon batteries. If solar power projects are to be launched in other places, it would be better. To do research on thin-film solar power generation."

Ma Yang's face was entangled. Feng Yu said that the advantages of thin-film solar energy are obvious, but the disadvantages are more obvious.

For example, the output power is only about half of that of crystalline silicon solar energy, which requires a larger footprint, more supporting components, more troublesome transportation and installation, and higher costs.

Now it seems that crystalline silicon solar has more advantages.

However, they have also studied that thin-film solar power stations will not disappear, and the technology is also rapidly improving.What Feng Yu said is also reasonable. Taihua crystalline silicon and Taihua batteries are doing crystalline silicon solar power generation, and the scale is so large that if they still compete, it will form a waste of resources. And in fact, it really can't compete.

Those foreign countries with advanced technology are also researching in two ways at the same time, and they cannot abandon the other direction.

"Director Ma, do you think I'm dupe/sway you?" Feng Yu smiled, "Let’s put it this way, we will become the world’s largest solar cell manufacturer and export our products to Asian and European markets. What do you think Will looking at me monopolize the market?"

"The last time we let the price of crystalline silicon rise, it caused some troubles. If some other crystalline silicon photovoltaic companies emerge in our country, we will monopolize the market in solar power generation projects, so whether other countries will make some Fight back?"

"We are not afraid of a country, even if it is the United States, I don't care. But if the United States and Europe fight back, can we hold it?"

The crystalline silicon photovoltaic company of the previous generation/life China was affected in this way. Both Europe and the United States have launched antitrust and anti-dumping investigations against China's Crystalline Silicon Photovoltaic Company and imposed sanctions.

For example, the price of crystalline silicon has fallen sharply, making the domestic crystalline silicon photovoltaic Company, which is going crazy, enter the debt mode.At that time, many crystalline silicon photovoltaic companies in China were simply operating with debt. Then, after two or three years of development, the stock will be listed. Taking advantage of the soaring stock price, raise stocks again to obtain funds for development, which is a typical model of borrowing chickens and laying eggs.

When the price of crystalline silicon dropped sharply, the stock prices of these companies also fell rapidly. Those who lost money were all stock investors, most of whom were domestic investors.

The rise of any industry should not be swarming, it will become like a sheet of loose sand.

With the integration of Taihua crystalline silicon and Taihua batteries in this way, the anti-risk ability will be greatly improved in the first year, and it will not form one's own competition with one's own, and it will not be easy to be sued for anti-dumping.

And even if the price of crystalline silicon eventually drops, the impact on Taihua crystalline silicon and Taihua batteries will not be so great. Anyway, most of the crystalline silicon is made of semiconductor components, and many of them do not need to be exported. These domestic companies will digest it by themselves. Lost.

If there are fewer companies, the speed of market saturation will slow down, and the development period of the industry will become longer and the stability period will become longer.

"Chief Feng, the hybrid power generation of thin film and crystalline silicon, can our research be put together?" Ma Yang tentatively asked."In fact, we are already doing a combination, which is in cooperation with the national XX Research Institute. In some areas, it is indeed more suitable for thin-film solar power generation. That market is enough for some companies to survive."

"Director Ma, even if we do not have Taihua crystalline silicon and Taihua battery for this crystalline silicon solar project, I do not recommend launching such a polycrystalline silicon solar company."

"Don’t you realize that the larger the company, the stronger the competitiveness? A smaller company is not competitive at all. Larger scale not only makes management easier, but also effectively reduces costs, including production costs, publicity costs, and management. The cost and other factors greatly enhance competitiveness."

"Look at the companies under the Taihua Holding Group. Which one is not a large-scale operation? Even if we sell a drink or a pork, we are also on a large scale. After the scale is formed, how much tax we pay every year?"

"What's more, Taihua battery also has state-owned shares. If we make money, the country will also make money. And we can make the country more worry-free. Isn't this a good thing?"

After the Taihua Supermarket Group appeared in China, many large and small supermarkets appeared across the country, some of them only had one, and some were also chain stores.The total number of them far exceeds Taihua Supermarket Group. But their profit margins are far inferior to Taihua Supermarket Group. The brand awareness, public praise and so on, is far from being compared with Taihua Supermarket Group.

Relying on the brand of Taihua Supermarket Group, they also created the Taihua home furnishing hypermarket, which is considered a derivative development and has also become a national leader.

Even Taihua Supermarket has the strength to squeeze most of the domestic supermarket chains, but it didn't do that.

When Ma Yang heard these words from Feng Yu, his mentality also changed a little. In fact, this is good, they save money on energy chrysanthemums, and they can do other projects with the money.

And since Taihua Battery also has their subordinate research institute involved, he can also take some credit to himself, which is not a loss to him.

If you are really facing Feng Yu, losing money is still a trivial matter, his position may not be guaranteed. After all, in the upper leadership's mind, Feng Yu is definitely more important than him.

Ma Yang picked up the wine glass: "Chief Feng, Zhang Bu, I didn't think about it well. Thank you for your advice today. I respect you for this glass of wine."

Ma Yang dried a cup of Wuliangye, and Feng Yu also dried a cup of beer to save face. Well, this really saves face.After the meal, Ma Yang left first, and Feng Yu and Zhang Ruiqiang sat on the sofa drinking tea and chatting.

"Feng Yu, I remember you and Kirilenko were abroad and bought a lot of minerals, right?"

Feng Yu nodded: "What's wrong?"

"Is it possible to sell some of them in China? Now the prices of many minerals are crazy. We can sign a long-term contract, do you think it will work?" Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu eagerly.

Feng Yu directly refused: "No, because the country is losing money! "

Chapter 1646: Buffing? (For Subscription)

Zhang Ruiqiang was confused by Feng Yu’s answer. The price of this mineral has been rising. If the long-term contract is signed, the country should take advantage, right?

Why does Feng Yu say that the country has suffered?

Zhang Ruiqiang knew that Feng Yu would never refuse when he could help the country. So he didn't think that this was an excuse Feng Yu deliberately made in order to refuse, but he couldn't figure it out.

"Lao Zhang, what we want to import is mainly energy, right?"

Although other minerals are also needed, the demand is not so large, and the domestic output is not low.

China's energy demand is increasing. One is more people, and the other is an inevitable result of industrial development. In simple terms, apart from power plants, which plant consumes less electricity?

"Yes, our main needs are coal and oil."

"Lao Zhang, coal and oil prices have risen a lot in the past two years, and this year to next year, the increase will be even greater, at least doubled! "

Zhang Ruiqiang doesn't understand even more. Is it because Feng Yu thinks Kirilenko will not give too cheap prices, and the price increase must be considered, so the price will be first year?"But after next year, the price will drop rapidly, even lower than it is now! " Feng Yu said confidently. When signing a long-term contract, a fixed price is generally not given, but a price range is given. But if the price range is set according to current conditions, the country will lose money.

"What? Can the price double next year, and then the price will fall rapidly?" Zhang Ruiqiang couldn't believe it. Can this price fluctuate so much?

Even during the war in the Gulf, the price fluctuations were not so big, right? And it won’t look like something big will happen next year. How come prices will fluctuate so much?

"Because I am organizing funds to enter the market, preparing to speculate on international crude oil, coal and natural gas and other energy futures."

Zhang Ruiqiang opened his mouth wide: "What do you mean, you can drive the entire energy futures upward by yourself?"

This is unlikely. With such a large volume of energy futures, even if Feng Yu is the richest man in the world, he can only use tens of billions of dollars. Is this enough?

Feng Yu smiled: "Maybe I don’t have much funds. I combined Kirilenko and several big families in Hong Kong, which is more than one hundred billion US dollars. I also need to set aside risk reserves, so I can really invest. What goes in is about one hundred billion dollars."Zhang Ruiqiang's eyes widened, 100 billion dollars? How much funds can Feng Yu use? Doesn’t it mean that the main assets of these wealthy people are Corporation stocks, real estate or something?

And what did Feng Yu say that Kirilenko and some of Hong Kong's richest people, their funds, can follow Feng Yu's transfer?

If it is a few One billion dollars, even this amount is already astronomical, but with Feng Yu's golden sign, those people who follow Feng Yu's, Zhang Ruiqiang will definitely not doubt.

But the amount Feng Yu said is so huge, should it be the vast majority of funds that many rich people can use? It is equivalent to betting half a dozen net worth, are they willing?

"Why, don't you believe it? It's not that I am boasting. If I say that I'm dealing with it myself, the rich and powerful people who came up to me to send me money can go from your house to my house.

Zhang Ruiqiang squinted at Feng Yu in contempt. Isn't this boasting? !

"Furthermore, this financial futures investment has financial leverage. My 100 billion US dollars can have a trillion US dollars or more. You think it will be difficult to leverage such a large sum of money. ?"

"And as long as I see my Corporation take action, I believe many people will follow suit. In this way, the funds will be more and the influence will be greater."There are many investment institutions now, they always pay attention to the investment direction of Wind & Rain Consultation, and then follow the trend to make money. Sometimes, they are bolder and earn a higher percentage than Wind & Rain Consultation.

In the absence of Feng Yu take action, if there is Feng Yu take action, there will be more followers and the scale of funds will definitely be very scary. Feng Yu only needs to make financial leverage to leverage price changes, and naturally there will be a lot of speculative funds for speculation. They are the main force pushing up energy futures prices.

Just like the original Soros currency speculation, how much money did he have, it was not that those speculators saw the interests follow suit, and then Soros's funds became more and more, and the overall speculators' funds became more and more, which stirred up the situation in Southeast Asia.

Soros was also very famous at the beginning, so he can have such a momentum. But which investor has a better reputation than Feng Yu?

"No, since you said you could raise the price of energy futures, but retreat in such a short period of time? Shouldn’t the speculation be more first year? And even if you retreat, other people may not retreat, right? Even if it falls, will it fall so hard?" Zhang Ruiqiang asked rhetorically.

Feng Yu pointed to his nose: "I can drive high, and naturally I can drive down! "

Zhang Ruiqiang "..." What you mean, the price is up to you."Lao Zhang, think about it, why is the price of oil going up now? It also drives up the prices of other energy sources?"

Zhang Ruiqiang glanced at Feng Yu: "I didn't do much research on this, but I am in charge of trade and I still know a little bit about it. The dollar has depreciated, right?"

Feng Yu looked at Zhang Ruiqiang in surprise, he thought Lao Zhang didn't know.

As everyone knows, oil is pegged to the dollar. International oil prices have always been measured in terms of dollars per barrel.

The depreciation of the dollar means that the value of a barrel of oil has decreased. How to keep the value unchanged? Then the price needs to be increased.

So every time the dollar depreciates, the price of oil will rise.

At this time, those speculators will take the opportunity to enter the market, push up prices, and profit.

Many people are normal investors, but when there is a large amount of money to speculate the price, who can bear not chase it?

"Then, do you know what is another disadvantage of the depreciation of the dollar?" Feng Yu continued to ask.

"We have also studied this. The depreciation of the U.S. dollar will depreciate the U.S. dollars we reserve. The equivalent of our foreign exchange reserves have shrunk.China's foreign exchange reserves are increasing, becoming the country with the largest foreign exchange reserves in the world. This was originally a strategy to fight against international risks, but the depreciation of the US dollar caused China to lose a lot of money.

At the same time, China is also a big energy importer, especially as the volume of oil imports is increasing, and the price of crude oil is rising, it is also a big burden for China.

"So, the U.S. hurt us a lot like this, and we can't sit and wait for death. We have to teach the U.S. some lessons this time! "

Zhang Ruiqiang was stunned by Feng Yu's tone. Feng Yu wanted to teach the United States some lessons. Although he is the richest man in the world, he teaches a small country that he believes, but he teaches the United States, Russia and China can't do it, Feng Yu is definitely not bragging?

Chapter 1647: The Stock Market Is Going To Collapse

"Feng Yu, I remember you told me that there are more financial speculators in the U.S., and the capital market is bigger. If you want to speculate this energy futures, won't they?"

"And their principal is more than yours, right? The rich people in the U.S. are much more than ours in China. Your capital is not enough to speculate in US dollars, right?"

Hearing Zhang Ruiqiang's question, Feng Yu smiled and said: "There are more speculators in the U.S. and the U.S. than in Europe as a whole, and even many rich Europeans like to invest in the U.S. market."

"You are looking at the very prosperous financial market in the U.S., with a lot of capital. You think I can't win, right?"

Zhang Ruiqiang asked in the opposite direction: "Can you still win? Although I don't know much about financial investment, but like you said to control the price rise and fall, then the competition is who has more funds, right?"

"You can use financial leverage, and they can also be used. You can drive a large number of followers, but why can't they? And how many people are looking forward to pulling you from the position of the richest man in the world."

"If it is purely cash flow, our side is indeed at a disadvantage. But what if there is a problem with the US capital market?" Feng Yu looked at Zhang Ruiqiang with a smile."I have a problem? What can be the problem? You know how prosperous the U.S. Stockmarket is, don't you know better than me? Even many of our state-owned companies invest in stockmarkets in the U.S. and earn a lot of money every day."

State-owned assets have also learned from Europe and the United States, using pension funds and other investments to make money. This is because the annual pension payments are already rising, and the rate of increase is greater than the rate collected.

What's more, the money is placed in the bank to earn interest, which is a kind of depreciation in itself, including normal inflation. If the investment is done well, the principal may double.

In that case, not only will there be no need to increase the number of pensions paid by residents, but also more pensions can be issued to retirees, which is a good thing for the country and the people.

There are risks in doing so. That is, once this investment is lost, it is a big deal.

Fortunately, in recent years, not only the economic situation in Europe and the United States is very good, but the economic situation in China is also very good. Most of the investment is making money.

Especially in the past two years, I have earned more.

"Does the state-owned capital still invest in U.S. Stockmarket? What are the main investment directions?"

But you can't pit the state-owned money when you toss on the U.S. Stockmarket."Our investments are relatively conservative. They are all major companies in the U.S. and Fortune 500 companies. Perhaps they are not rising as fast as some emerging companies, but they are safe. Including energy, real estate, electronics, internet/network, There are many kinds of cars, foods, etc., and they are scattered, so that the tired stocks fall faster and will not lose much."

Feng Yu frowned, "Didn't I tell you that I don't recommend investing in real estate?"

"It's not the kind of investment to buy a house, we just buy real estate-related stocks."

"Be prepared. Before May Day, sell all real estate-related stocks. The same goes for car. Then gradually sell electronics, internet/network, food, etc., and at the end of May, the energy stocks will also be sold. All sold."

Zhang Ruiqiang doesn’t understand: “Why are they all sold? Even if one industry falls, all industries can’t fall? Besides, aren’t you talking about raising the price of energy futures? Isn’t that energy company stocks? Should it go up?"

"Lao Zhang, an industry has linkages. You think they belong to different categories. One type of decline may not affect other industries, but if several consecutive declines, especially those leading blue-chip stocks, decline, then the entire stockmarket will fall."
"If you look back and ask them to study the internet/network bubble in the past few years, only the two major corporation stocks started to fall. Then? The entire US Stockmarket collapsed, and even the entire world's financial markets had serious problems. As a result, large sums of funds were either shorted or simply invested in other things. On the contrary, the industry developed very well in those years."

"When most stocks are falling, even if energy futures rise sharply, the energy company’s stocks are also very variable. And I said that after pulling up, it will reverse operation and suppress, so as to get the maximum interest."

"If I came to lead the suppression, it would be okay. I can tell you to flee in time. But if other hot money starts first, I will definitely not compete with them for funds, and I will follow suit to suppress futures prices and sell short. Make money. At that time, if you want to leave, it’s too late."

Zhang Ruiqiang squeezed his eyebrows: "It seems to remember that you told me that the real estate in the United States is about to collapse again. This time, is this caused?"

"I can't tell you the specific reasons in such detail, but the results of the analysis by my analysts tell me that the United States will have a lot of trouble this time, and their economy will suffer a heavy blow."
"This is also a good opportunity for us to narrow the gap between us. At the same time, we must also be vigilant. We need to pay for the mistakes of others like Japan did."

At the end of the 1980s, the United States was also in a real estate bubble, and then the disaster was transferred to other markets such as Japan, which caused a decade of economic regression in Japan and gave China a rapid development opportunity.

During the previous generation/life period, the stockmarket in the United States fell sharply, but the market with the largest decline was the market in Asia, which of course also included the China market.

The United States can always transfer its bad luck to others when it is unlucky. It is the kind that my family has lost this year, but other families have lost more than ours, so our family is still the richest.

China's financial market has always wanted to keep up with international standards. But it is also cautious and solemn, for fear that the opening is too large, and too much international hot money has poured into it, and it is easy for others to manipulate the market.

But many people also said, how can China's foreign exchange reserves easily let others control the market? One is administrative method/trick management, and we can also have funds to stabilize the stockmarket.

But if your investment abroad is locked up, isn't the first thing that comes to mind is to get out of the box first? When I came back to my senses, my house was already in chaos."Feng Yu, this matter is so serious, there must be a meeting at the top to discuss it. Why don't you come back and join our meeting?"

"Not interested. Again, if I sell this news to those big financial investment institutions, the value is at least several hundred million dollars. I will tell you for free now. As for the above, if I don't believe it, I can't help it. Later, your family will be back. It's time for the guests, I'll leave first."

Chapter 1648: Raise Funds

It's not that Feng Yu value the broom as one's own, and I don't want to explain it in detail to those people. It is that those who come to the meeting are mostly officials who do not understand finance. It is too difficult to explain to them.

If they are all professionals, then Feng Yu only needs to mention a few points, and there is no need to say the rest. Those people will understand.

That's right, U.S. Stockmarket is indeed exceptionally prosperous now, but when the stock market crash comes, you can spit out all the money you have made during this time, and even catch some.

Those who lose are mainly people who don't know much about financial investment, including many venture capital investors, such as state-owned assets in China. There are also some jealous retail investors who see that others have made a lot of money. Many of them even borrowed money to enter the stockmarket.

In their view, the money earned in stockmarket can be much more than the interest on borrowing, and it is still cost-effective/worthwhile.

This time Feng Yu will be a pioneer and lead everyone to make a fortune in the financial market, especially to sprinkle a handful of salt on the wounds of U.S. Stockmarket to make the U.S. side more hurt.

Feng Yu doesn't have a lot of funds now. Most of the money is also invested.

"Old He, get ready, deliver all our prime stock(s), and then prepare to buy oil futures that will rise... I will go to Hong Kong in a few days, and we will do a big ticket."Prime stock(s) is not very fluctuating at this time. Last year, the price exceeded 700 US dollars, but now it has fallen back to 650 US dollars, and it fluctuates frequently, making it difficult to operate.

He Zhaoji also personally led people to stare at prime stock(s), skillfully buying or selling, so Wind & Rain Consultation has always had a very high profit, but this year, the profit margin has dropped a lot.

Of course, Wind & Rain Consultation has also gained a lot in currency and stock markets. Although the currency investment is the least, they analyzed the depreciation of the U.S. dollar. Through the operation, both the Corporation and the customers made no less money, but this piece did not make much money than Fu Rongqi.

As for the stock market, everyone makes a lot of money. This is also the most important financial investment for many funds now, and because of the most funds entering the market, the stockmarket continues to rise.

At the end of last year, Feng Yu asked both Wind & Rain Holding Company Group and Taihua Holding Group to issue a large-scale shareholder dividend. These dividends were all injected into Wind & Rain Consultation accounts.

Of course, Feng Yu personally also has some accounts that are not controlled by Wind & Rain Consultation. This part is the risk reserve he set aside for himself.

I think Feng Yu dared to borrow a large sum of money to invest in the futures market, and also dared to make a desperate use of financial leverage.But now, Feng Yu is much more conservative. This may be what many people say, the older the arena, the smaller the courage. When you don’t get it, you are not afraid of losing it. Once you have it, you never want to lose it again.

This is why many young financial investors can often make a profit several times, even ten times. However, the profits of those famous investors are always small, only 20 to 30% a year, and doubling is rare.

But conversely, those famous investors can make more money in good years, but they can also make money in bad years.

But for those young investors, a good year can make their assets rise somehow, but once a certain operation error occurs, it is possible to lose a family fortune!

If the cost is low, then it is okay to venture into some. But if the capital is too much, few people will choose to venture into it.

People with low capital and want to own a large amount of property can only choose a more risky way to fight. But people with a lot of capital have large amounts of property themselves. They want to make their property more, but they don't want to lose it.

Even if they don’t invest, they won’t just sitting and eating, one can deplete even a mountain of wealth, so why do they venture into it? If the principal is sufficient, it is safer to obtain a good profit.After Feng Yu talked to He Zhaoji, he also called Kirilenko: "Brother Ki, the gold contract, it's time for delivery. Other futures contracts should be delivered in a short time. Then slowly, put them on the stockmarket. With the funds drawn out, I decided to launch an attack in advance."

Originally Feng Yu told Kirilenko to start operations at the end of this year, and then make a lot of money, by the way, hit the US financial market.

But Feng Yu looks at the current situation and is better than he thought, so this action can be advanced. At least now, you can start to make money in oil, coal and other futures, and then you can go to U.S. Stockmarket at any time when the opportunity comes.

"Are you ready to do it? Great, I will let them prepare all the funds." Kirilenko said excitedly.

Kirilenko is the kind of person who is very interested in making money, but is more interested in being able to hit the US economy. Although Russia now makes him proud, the original Soviet Union makes him even more proud.

It is because of the United States that the powerful Soviet Union disintegrated. Why the Soviet Union collapsed is basically an economic collapse. He also wanted to make the U.S. economy come to a great recession, so that U.S. people would also experience unemployment and bankruptcy! "Brother Ki, the stockmarket funds can be withdrawn slowly, lest you still lose some profits. I am still observing the preparation stage, just let you know in advance."

"It doesn't matter, less profit will be less profitable. Funds must be prepared first. I will wait for your notice and can enter the market at any time."

"You should talk to your financial broker team about this. They know how to do it."

Kirilenko's team also has many elites. There are many ways to withdraw such large sums of money to ensure that the stock does not fall. Those brokers must understand.

"By the way, Feng, shall we also sell some non-voting stocks to raise more funds?"

"Yes, I planned to do the same. Then I will sell some Corporation stocks such as Amazon, Google, Sixth Sense, etc. As well as these Corporation stocks in China, I will also sell some to raise funds."

Anyway, the stock price will fall this year and next year, and then it will be a profit to buy it back when the time comes. It doesn't matter if someone is holding on to it, the voting stock is still in hand, and the power of the Corporation will not change.

"Well, I also sell some Yibei and other Corporation stocks to raise more funds. Feng, do you want me to use my assets to mortgage and borrow a sum of money?"Kirilenko took a look and found that the cash he could raise was only over 10 billion U.S. dollars, and the remaining assets were immovable, such as some of the voting stocks of the Corporation and some real estate. Among them, the largest holding of funds is Polar Bear Mining Conglomerate, a world-class mining group that has not yet been listed.

And his supermarket group is also listed, but he got the e-commerce company in Russia, which is already listed in London.

He can only make more than 10 billion U.S. dollars if he doubles the profits. He still can't surpass Bill Gates?

In order to surpass Bill Gates, Kirilenko wants to play bigger!

Chapter 1649: Cash Out News

Feng Yu told Kirilenko not to be too anxious, because it's too late to wait. The assets Kirilenko can put out for mortgage are all high-quality assets. If the same assets are put out, the amount that can be loaned out in two months is absolutely higher.

And Feng Yu also felt that Kirilenko didn't need to raise funds so frantically now, it was not cost-effective/worthwhile at all.

The most important thing now is to slowly sell the stock to make yourself profit.

If it is a little stock, then selling it will not affect the price at all. But if major shareholders like Feng Yu and Kirilenko sell, and the number is still relatively large, it will affect the stock price.

The easiest way at this time is to find a few pickers. Direct master stroke transactions between the two parties, so that the stock price will not only not fall, but may even continue to rise.

Because a corporation has more large Boss shareholders, the corporation's ability to resist risks is higher, the stock price is less likely to fall, and the more investors are sought after.

"Ralph, we have released the news that our Wind & Rain Holding Company group intends to sell those Corporation stocks."

At the beginning, not only one large investment institution wanted to buy those Corporation stocks, such as Amazon, Google, etc., but many people did not sell them at all.Everyone can see that these corporations are obviously making money, so the stock price must go up, why sell? When you are short of money, you can sell it anytime.

When these Corporations were listed, it was not that they had not been sold to some large investment institutions. However, the number is not large, but it also allows those Corporations to make money.

They all want these Corporations to issue additional stocks again, and they buy a lot. Or maybe a certain shareholder wants to invest in others and wants to sell shares so they can take over.

But after waiting for so long, apart from being able to buy stocks from retail investors a little bit on the stockmarket, none of the big players have sold it yet.

According to the current stockmarket quotation, and the stock price of these Corporations, they will not sell if they have these Corporation stocks in their hands.

At this time, the CEO of Wind & Rain Holding Company Group suddenly said that the Corporation has a new investment direction, but it is relatively tight in terms of funds, and intends to cash out the shares of branch offices, so those large investment institutions are like cats that smell fishy. The same came around.

Ralph is in charge of the investment institutions in the United States, and Kameido Masao is not idle. He is hosting investment institutions in Asia and Europe.Boss wants to cash out the shares of Sixth Sense, and he is also going to cash out some. The Sixth Sense is still the leader of such stocks at this time, and it is also a component of Nasdaq.

During this period of time, Sixth Sense's stocks have not risen less, but he also knows that Boss cashing must have a greater investment action, so he simply cashed out non-voting stocks and put them in Wind & Rain Consultation To invest, you can definitely make more.

Anyway, cashing out some stocks will not affect him as the chairman of Sixth Sense Corporation.

Kameido Masao only said that he wanted to sell a little bit of Sixth Sense and AIWA stocks, and immediately many Japanese consortia took the initiative to approach the door, including Mitsui and other big consortia.

Of course, Kameido Masao will not only contact one consortium, they will contact different investment institutions of several consortia. In the eyes of many people, this is very normal, comparison shop, choose the highest bid.

But they didn't know that Kameido Masao planned to sell a small portion of each one, and then unknowingly sold a large part of the stock. And only sell non-voting shares, not voting shares!

Of course, in order to stimulate these investment institutions, Kameido Masao also told Japan's investment institutions that there are investment institutions in Europe who are inquiring prices, as well as those in the United States.

The same is true of investment institutions in Europe and the United States.And when those investment institutions asked, in addition to Sixth Sense and AIWA Corporation, they heard that Amazon and other Corporation stocks are also being sold, and whether they can also buy them, Kameido Masao also did not directly refuse, but said that the Corporation needed a meeting to discuss it. .

This gives those investment institutions a lot of ideas, and they feel that there are more than these two stocks worth investing in. Wind & Rain Holding Company Group wants to cash out at a high level, but now the stockmarket has not reached the highest point yet, they still have some money to make.

Hajime Yagyu learned that Wind & Rain Holding Company Group would also cash out AIWA stock, and he immediately discussed with Saburo Yagyu. They absolutely do not doubt the profitability of AIWA.

Wind & Rain Holding Company Group cashed out, they can take advantage of the opportunity to eat some. Even if they can't increase their voice in AIWA, they can make money more safely.

But he heard that Kameido Masao was talking to several banks about selling the shares of Sixth Sense Corporation. He hesitated. Isn't the Boss making any big moves?

It is a pity that he did not join the management of Wind & Rain Holding Company Group. He did not know many core news. If he is twenty years younger, with his ability and status, even if he can't enter the Board of Directors, it's okay to be a vice president, right?

Now these hopes are pinned on these three sons.Saburo Yagyu said decisively: "My father, since Boss wants Corporation to cash out AIWA stock, it means that Boss is raising funds and must have a new investment direction."

"And we don't know what the new investment direction is, but President Kanda definitely knows. Why don't we ask President Kanda to see if we can follow suit."

"Chairman Kanda did not say that when Boss invests, if his subordinates want to follow suit, Boss will generally not refuse, unless it is an investment in China. This time it is not Taihua Holding Group raising funds, indicating that it must be overseas. Investment, we should have the opportunity."

"And in this way, the relationship with the Boss can continue to grow a little bit. This is also of great benefit to the Yanagi family! "

"However, the business situation of AIWA Corporation, I am also very clear about sth. With the hot sales of our music phones, the sales of our earplugs and other products have also risen, which has also driven the sales of other music products. Our profit this year will definitely increase. . And don’t forget, this year we are also planning to launch a third-generation music phone.” Hajime Yagyu hesitated.

"Father, do you think that Boss would not know? Why did Boss sell AIWA and Sixth Sense stocks? I heard that there are also some subsidiaries of Wind & Rain Holding Company Group that are selling stocks in the US market. "Yup! Hajime Yagyu reacted, it must be a new investment by Boss, which will make more money. I just don't know what this new investment direction is and whether they have the opportunity to follow along.

"Okay, then I will contact President Kanda. If we have a chance to invest, then I will also sell all non-voting shares! "

Chapter 1650: Swarming

"Mr. Feng, I heard that Wind & Rain Holding Company is going to sell some Google shares?"

Hearing these news, even Donald, who is more focused on the real estate market, called Feng Yu as an impatient to ask for the authenticity of the news.

"I have this plan, why are you also interested? I remember that you prefer to invest in real estate?"

Feng Yu actually thought about giving advice to Donald, letting him take advantage of this good opportunity to sell some real estate and make some money. The U.S. real estate market will plummet soon. If Donald really likes it, he can wait a year or two to buy the bottom.

If it weren't for Donald's presidential appearance, Feng Yu would not be so kind, and Donald is not from his Corporation.

"Although real estate is my main business, I don't want to invest in other things. That's Google Corporation, the world's best search engine Corporation. I still like investing in this stock."

In terms of external expansion, both Kirilenko’s search engine Corporation and Baidu Corporation have a disadvantage compared to Google. That is, the language version is different, and Google is more suitable for English-speaking countries.After all, English is the most widely used in the world, so Google is expanding the fastest. Of course, Baidu and Lianke search also occupy a large part of the market, but South Korea, which also has the core technology of the world's four major search engines, has the slowest search engine expansion.

One is that South Korea’s promotion efforts are a bit weaker, and the other is that their language is the smallest. And it was secretly boycotted by three other search engines, Corporation, and has now been left behind.

Although Google, Baidu, etc. are all independent companies operating separately, even the core technology differs to some extent. But with Feng Yu's presence, these three companies will be able to maintain healthy competition and then squeeze out other companies.

"Then how much money can you take out? You can sell some." Feng Yu said casually.

"Mr. Feng, can you sell me more?" Donald asked again.

Sell more? Isn't Donald planning to invest in real estate anymore? Feng Yu is still going to sell Donald a favor at that time. Isn't it impossible to sell now?

"How much do you want to buy?"

"Five billion dollars."

"You have so much money?" Feng Yu is strange. Even if Donald has a net worth of two One billion US dollars, most of them are in real estate, that is, real estate. Where does so much liquidity come from?"I plan to sell a few private estates, and then take some properties for mortgages. Five hundred million dollars was still collected."

It is worth the loan to buy bull stocks like Google. Although house prices are also rising, there is no stock rising so fast, not to mention that Google's stock price is also the fastest rising wave of all stocks.

"Donald, I remember that when we first met, you owed a lot of bank loans because you used real estate to mortgage the loan, and then because of the fall in real estate prices, your capital chain was broken."

When Donald heard Feng Yu's words, he was stunned. What does this mean, Mr. Feng, don't you suggest me a mortgage?

"Mr. Feng, what do you mean by this, are you not going to sell me so much, or is it?"

"If you have so much money, of course it’s okay to sell you so much. We are also old friends. But you should also understand the principle that prosperity must decline. When you buy dips, it is suitable for buying with loans. Not suitable anymore."

Feng Yu This is no longer a suggestion, but an explicit statement.

Donald felt something keenly when he heard the word bargaining. Does Mr. Feng mean that the real estate market is about to go wrong again?Then he needs a loan even more. At this time, he can definitely lend more money, and then he can directly take the mortgaged real estate to the bank for offsetting without paying the money.

He has sufficient experience to deal with those bankers. He was clearly bankrupt at the beginning, but the bankers did not allow him to go bankrupt, because once he went bankrupt, those accounts would be hated. Instead, the bankers took the initiative to extend the loan for him, so that he has the capital to continue to operate, and this is a comeback!

So this time he was not afraid, what to worry about owing bank money, he was used to the day of being called to pay. During the period when others filed for bankruptcy, their daily living expenses were only tens of dollars, or even ten dollars, and he also had a quota of 20,000 dollars a day.

Besides, the last time he almost went bankrupt, he was chasing the heights crazy. This time he won't be so stupid. With the loan money, he invests in the stockmarket, can't he make more?

If the real estate crashed, it would be better. Every crash is a good opportunity to make big money, and he won't miss it.

"Mr. Feng, do you mean that the real estate market is likely to have huge changes? In that case, I have to invest in other things. Although the stockmarket changes faster, the time for stocks to be realized can be shorter. Not to mention I believe , Google Corporation’s stock will rise all the way."Now that Donald understands, Feng Yu doesn't need to say anything. How to do it specifically, Donald, an old guy who has been in business for many years, must have a complete plan.

"Is there a five-billion-dollar Google Corporation stock? No problem, you can call Ralph and say I agree and I will notify him."

Not only Donald, but also the heads of many large consortia, called Feng Yu in person, and wanted to buy more stocks through Feng Yu.

Of course, they hope to get voting shares directly, enter the Board of Directors, and directly participate in the management of the Corporation. Entering the management, the profit can be higher.

For example, the news of the Corporation is clearer, and the partners of the Corporation also have the right to make suggestions and even make decisions, so that other Corporations under these large consortia can benefit from this.

At the beginning, they all wanted to invest in companies such as Google and Amazon. Unfortunately, Feng Yu refused to vote for them or give them a chance to enter the core management of the Corporation.

Now that Feng Yu is about to sell stocks, then the opportunity is here. Why don't they want to go further?

Of course, even if they can't go further, they would really like to buy the stocks of Corporations such as Google. Obviously it will rise, and it will rise a lot. How can this kind of investment not be made?During this day, Feng Yu received many calls and many e-mails appeared in the e-mail. They all want to buy those Corporation stocks directly through Feng Yu.

Except for Donald, the other Feng Yu did not directly agree, only that they needed to discuss it. Feng Yu responded to those emails and asked them to contact Kameido Masao or Ralph. He evaded that he was busy recently.

Unexpectedly, these emails brought another trouble.

Chapter 1651: Doubts

Wind & Rain Holding Company sells the shares of its subsidiary Corporation. What an important matter. Feng Yu actually said that he was busy and didn't have time to manage. Then what is more important thing Feng Yu is busy with?

And many people have discovered that it seems that Feng Yu hasn't been to the United States for a long time, but they heard that Feng Yu has donated a large amount of money in China, which is said to be doing environmental improvement.

This is obviously something that should be invested by Government. Why did Feng Yu pay? And did Feng Yu sell the stock because Feng Yu didn’t have enough money?

They wanted to buy these Corporation stocks, but Kameido Masao said, Boss said, these stocks are not for sale!

Now Feng Yu is obviously not short of money, why did he start selling stocks? And I heard that not just one subsidiary Corporation, but many subsidiary Corporation stocks are all contacting for sale.

In this way, it seems that Feng Yu is on the verge of trouble!

Therefore, the European and American media began to report this kind of ambiguous news. In other words, they implied that Feng Yu might be targeted by the China Government and then took the opportunity to attack the China Government.

This news has made the top people take it seriously. If this kind of news is confirmed, where will there be foreign investment in the future? Does the China Government not let go of its own people, and will it let go of their foreign businessmen?Even the domestic commercial atmosphere will be seriously affected. Those rich people will desperately hide their wealth, not for tax evasion, but for fear of being worried by the Government.

In this way, it will have a serious negative impact on China's economy and trade.

Someone once thought, did Feng Yu produce this news himself? Later, I thought it was impossible. What did Feng Yu do with this?

Feng Yu has now become a banner of China's business. Even if Feng Yu's own business has problems, China must not watch this banner collapse and will find ways to help.

What's more, Feng Yu has not only been useless to help these years, but has also done so many things for the country. Just to drive domestic economic development, Feng Yu is one's contributions cannot go unnoticed.

And the above never said that Feng Yu should be moved. They do business in a serious manner, and they don’t involve industries that are not allowed in some countries. They donate so much money every year.

Take a look at the last time Zhang Ruiqiang pretended to target Taihua crystalline silicon, how loud the internet/network was. If it hadn't been for Feng Yu to post a blog, I am afraid that there would be more negative news about the Government.

If it weren't for the news produced by Feng Yu, it would be the European and American side that deliberately tried to discredit China's international image.However, Feng Yu wanted to sell those high-quality Corporation stocks, but instead of telling the country, he contacted foreign investment institutions, which still made many people dissatisfied.

Why don't you think about your own people if you have something cheap? What are the foreigners doing cheaply?

Chapter 1652: Back Pot

"Commissioner Bao, not only I want to invest this time, I also contacted Kirilenko, the richest man in Europe, Li Chaoren, the richest man in Hong Kong, the Fu family in Hong Kong, the Zheng family in Hong Kong, and the He family in Lisboa."

"Do you remember the financial crisis that swept through our Southeast Asia when Hong Kong returned? That time, many countries in Southeast Asia suffered serious losses, but our country suffered the least loss. Even Japan, South Korea, etc., whose economies are more developed than ours, The damage is severe."

"At that time, it was mainly the speculators on the US side, and the speculators on the European side followed suit, aiming at the conspiracy of Asian countries with fast economic development.

"Through the crackdown on currencies and stockmarkets, the financial systems of many countries were destroyed, and the economies of many countries were in trouble. Fortunately, our national finance was not open to the outside world at that time, and we had enough foreign exchange reserves without losing too much. "

"But in any case, they also showed us their fangs, so this matter can't be forgotten! "

Commissioner Bao looked at Feng Yu in surprise: "What do you mean, do you plan to join forces and go to the United States to toss?"

This Feng Yu, really dare to think about it. That is the United States, the most powerful country in the world. Not only in military strength, but in economic terms, it also leads other countries too much."Whether you believe it or not, I am confident that I will at least retreat, even if I can't take advantage of it, I will definitely not suffer! This is also the private behavior of our businessmen, and it has nothing to do with the country."

Even if he was sniped by the funds from the United States, Feng Yu would have a big deal to withdraw. Lose some, but not too much.

Moreover, he would first go to the futures market to speculate on oil, coal, etc., so that he can already make a lot of money. So this time everyone gathers the funds and will not lose money.

It's just a matter of earning more and earning less. Of course, everyone wants to earn more.

Committee Member Bao now understood why Feng Yu did not allow domestic investment institutions to invest. It turned out that Feng Yu planned to suppress the share price of his company.

Can you really make money by doing this?

Committee Member Bao felt that the risk was too great. Anyway, he did not agree that state-owned assets would follow suit.

Well, you have to quickly notify Zhang Ruiqiang and others that the investment in the US financial market should be withdrawn first. Investing in the Hong Kong financial market or the domestic financial market is also good.

"By the way, if you don't come to me, Committee Member Bao, I'm going to find you too. There is something wrong, and I need your help."
"Chief Feng said straightforwardly that if he can help, he will definitely not refuse, whether it is me or the country." Committee member Bao believes that Feng Yu will not make any excessive demands. Taking Feng Yu's contributions, it is general There will never be any objections to the request.

"Isn't there a news from abroad now that I was targeted by our national government. I hope that the above will not explain it first, as I don't know." Feng Yu said seriously.

Committee member Bao frowned: "Chief Feng, do you know what will happen if you don’t say anything? It will be regarded as a default, and this will have a great impact on the country! "

Feng Yu leaned back on the chair: "Commissioner Bao, what is their evidence of chasing the wind and clutching at shadows? I donated money to the country for greening. Large-scale greening has created a historical record for the amount of investment."

"Is this true? The process is already gone. Is the first fund already in the account? According to foreign media, should I really do this kind of thing?"

"Of course, in your eyes, my money can't be spent anyway. It doesn't matter if I donate a little to the country. But is the amount I donated really only a little?"
"I'm not saying how much credit I have, I also have my own selfishness. This matter should let everyone remember my goodness. The money is mine. I earn this money from abroad, like me. How many do they make money from abroad and donate them to China? Even if they do, can they be compared to me when combined?"

"There may be many people who have given up their superior life abroad and returned to their country to make contributions. They have also made many important contributions, but who dares to slap their chests and say that their contributions are greater than me?"

"I know that it is a black pot to silence the boss. But I need to do this so that my behavior of selling stocks looks normal and will not make people doubt what I intend to do."

"I want to hit the US financial market, so I must do sth when least expected. They cannot be prepared, otherwise they are destined to return without any achievement and may even suffer a loss."

"So my fund transfer, I will hide the ones that can be hidden, and the ones that can't be hidden, I need a proper name."

"Take a step back, isn't it a good thing for the country if I make money? I don’t return my wealth to my hometown, just like walking at night. I have made money, and of course I hope to contribute more to the country and let people remember me. Well, I like fame. I never deny that."
"I hope that in the future when others talk about me, they should not always say that I am the richest man in the world, but also how much I have contributed to the country. When we make money, if we divide it down, they will also consume it. This is to stimulate the domestic economy? "

"Moreover, this culprit doesn't need to be carried by the country. It is enough if one person carries it.

After speaking, Feng Yu kept staring at Commissioner Bao.

Commissioner Bao was a little moved when he heard Feng Yu say these words, but suddenly found Feng Yu staring at him, and then he thought of Feng Yu's last words.

There is no need for the country to recite, just one person can recite. Feng Yu, what do you mean, let me carry this scapegoat?

In the eyes of the people, Feng Yu's reputation is much higher than him. How many people are grateful to Feng Yu just by building so many schools and teaching buildings.

If it is to say that Feng Yu was forced to pay for it because he was instigating it, then he would not be overwhelmed by saliva.

Although he is about to retire this term, he might retire early if this happens! Moreover, he has been diligent throughout his life and has made a lot of political achievements.

At this time, Committee Member Bao found that Feng Yu was greatly broken!

Committee Member Bao sighed, and found that he still seemed unable to refuse. He suddenly regretted it. He had known that he would not come to talk to Feng Yu.However, this scapegoat is also a contribution, and after a while, his reputation will always be restored.

"Chief Feng, please tell me, what do I need to do about this?" Committee member Bao felt quite generous at this time.

"It's very simple, you will be the leader of the greening project." Feng Yu and Zhang Ruiqiang originally planned to invite Zhu Tiewan, but recently heard that Zhu Tiewan is not in good health, so they need to find another person.

Committee member Bao's position is not low, and it is also very suitable for him to be named. The important thing is that it's easy to hold back.

Committee member Bao was silent for a while: "I will report this incident. If there are no accidents, this matter will be set!

Chapter 1653: What They Are Willing To Believe

When the European and American media attacked the China Government, saying that they invaded private property, China reported a piece of news that Commissioner Bao became the chairman of the Taihua Greening Foundation.

After the news appeared, it seemed to have confirmed the accusations made by the European and American media, confirming that China is indeed unsuitable for capital investment, because the Chinese Government will pick peaches and cut leeks at any time.

Many media wanted to contact Feng Yu to verify the authenticity of this news, but Feng Yu did not accept any media interviews, including "Forbes", a top media with a good relationship.

As for Kameido Masao and Ralph, they both have the same external terms, and they are not clear about the situation. This is just the normal business behavior of the Wind & Rain Holding Company group and has nothing to do with government and so on.

Zong Qingxian and Liu Chuanzhi did not answer such questions at all, as if they had never known about it.

Feng Yu sits in the office/bureau and personally watches the fund transfer situation. These funds have to be placed in different accounts, but no one is stupid enough to put all the funds in one account.

"Chairman, President Zong is here."

"Well, tell him to come in." Feng Yu walked out from behind the desk and sat on the sofa."Chairman, as you expected, the media reported that public opinion is a bit unfavorable to us, and some partners are even worried that the nature of our Taihua Holding Group will change." Zong Qingxian said after sitting down.

Zong Qingxian was a little helpless. Feng Yu's willful personal behavior had a serious impact on both the Company and the country. Everyone believed that Feng Yu was affected by the above, including many people in the country.

However, Zong Qingxian and other core personnel knew that this was just Feng Yu's own decision.

In Feng Yu's eyes, money is just a number. Feng Yu's life is not even as luxurious as many billionaires.

"Old Zong, remember what I told you. Many people are willing to believe what they think of themselves, even if the probability of this situation is very low, but they are also willing to believe."

"Like our domestic films, those films that expose China's poor side can mostly win international awards, because many foreigners believe that China should be like this."

"As for the movies that show the developed side of China, they think they are all artistically processed, and they are over-processed."

"Many times, lies are easier to believe than truth. No matter what we do, no matter how we explain, they won't believe it."
"Since they are willing to misunderstand, it's good to misunderstand. Even if there are some minor disturbances, some of our most important partners will not depart from us, because even if the nature of the Corporation changes and the contract is still there, we can still give They bring profits."

"Businessmen seek profit, this is the truth of unchanging since times immemorial. As long as they understand that they can continue to make money by cooperating with us, it doesn't matter if they lose a few partners, more partners will come to the door. "

"It is also very important. Those foreign capitals have invested in China in recent years. Attracting foreign capital can indeed give us more money to develop the economy, but it will also allow them to make large profits from China."

"At this time, some companies are going to divest, which is also a good thing. The company just intends to take back some of the industries and run it on its own. It even plans to take this opportunity to reorganize foreign companies and don't let them think that investing in China is the grandfather."

Some Americans once claimed that once they collectively withdraw their capital from China, they would bring a heavy blow to China's economy, and even such a blow would be devastating and could set China's economy back several years or even decades.

But in Feng Yu's view, that is just bragging.

It is certain to have a serious impact on the economy. It is possible to go back a few years, and it is absolutely impossible to go back decades.First of all, some industries in China that are related to people's livelihood and national strategy do not allow foreign investment to participate. Even privately-owned industries are subject to restrictions.

Secondly, the funds that China has mainly introduced over the years are from Hong Kong and Lisboa. These are now from China. How can they withdraw?

Those people both value themselves and China too.

China is no longer the kind of small country with a weak economy back then. It is not a group of businessmen that can influence the era of China's economy. What's more, there is Feng Yu.

Especially the collective divestment of those businessmen is impossible. Even if it happens, the losses of those businessmen are not small.

When you divest, you will definitely lose a lot of money. Who is willing to leave at a loss?

Governance can affect the economy, but in turn, the economy can also affect governance. The China Government should also take this opportunity to do something.

"Chairman, do we also start to cash out some stocks?"

"Before letting out the wind, many people have contacted you two. So let's start, remember to keep confidential, sign a non-disclosure agreement with them, and no one can disclose it before the transaction."

Wind & Rain Holding Company group alone is not enough. Taihua Holding Group also needs to raise funds.The most direct way is to sell stocks for cash. Of course, just like Wind & Rain Holding Company, all non-voting shares are sold, and voting rights will never be waived.

On the domestic side, most of the objects sold are rich people in Hong Kong and Lisboa. They saw how much money they made after seeing the Fu family and Li family partnering with Feng Yu.

They are absolutely unwilling to let it go this time. Even if it is a business they are not familiar with, as long as they are assessed and believe that the risk is low, it is worth investing.

As for whether they can make money, they are not worried. Has Feng Yu's Corporation suffered a loss?

However, many of them did not realize that this time Taihua Holding Group cashed out some of the shares of its subsidiary Corporations, but the Li family and Fu family, who are close to Feng Yu, did not participate.

Some of them also noticed, but they selectively ignored it. In their opinion, this is also normal. After all, Feng Yu didn't want the Li family and the Fu family to hold too many shares of the subsidiary Corporation, which might subvert Feng Yu's control.

Both Wind & Rain Holding Company Group and Taihua Holding Group have adopted a principle, that is, after the terms of the agreement are negotiated, the news cannot be announced, and the report can only be reported after the transaction is completed.

In the case of a listed Corporation, the replacement of equity must be publicized, which cannot be concealed. But before the transaction, it cannot be said that the agreement must be followed.In this way, the negotiation of the agreement can be made much simpler, otherwise the comparison of terms between the companies will make the negotiation more troublesome and affect the transaction.

Feng Yu asked to be as fast as possible so as not to delay his plan.

Before this, Feng Yu still needs someone to help act out a scene, and the image of the country has to be reversed.

Chapter 1654: Invest In Ports?

"Ze Ju, thank you this time." Feng Yu hung up and lit a cigar.

How to delay time again and reverse the media attention? That is to let the media know that Feng Yu raised so much capital for other investment purposes.

And this investment has to be trusted.

Many consortia know that Wind & Rain Holding Company Group has cooperated with Polar Bear Holding Group to invest in multiple mines and pits all over the world, and the most important transnational transportation method for general ore is ocean shipping, or the most important transnational transportation method for bulk cargo. , Is still sea freight.

How big is the carrying capacity of airplanes? A cargo cruise ship can sometimes compare with an airline company in carrying capacity. This is the most economical transportation method.

Polar Bear Mining Conglomerate has never had its own transport fleet, and even many terminals overseas are leased from Hutchison. The vast majority of mining companies in the world are partners of Hutchison Whampoa, because Hutchison Whampoa controls 40% of the world's terminals and is the boss of the industry.

At this time, the Hong Kong media broke out an astonishing news that Feng Yu intends to acquire Hutchison Wharf equity!There have been media reports before that Taihua Holding Group took a stake in Hutchison Whampoa’s terminal business. At that time, everyone didn’t care too much. Hutchison had so many shareholders. What’s weird about having one more Taihua Holding Group? Yes, the Chairman is not Li Chaoren yet.

At that time, they all thought that this was nothing more than normal business cooperation. Taihua Holding Group had to transport a large number of goods abroad every year, and it was also inseparable from shipping.

Moreover, one of the two is the richest man in the world, and the other is also the top richest man in Asia. Once the richest Chinese, it is normal for them to cooperate.

At present, it has not been said that Feng Yu invested in other people’s Company and embezzled other people’s assets, so they felt that Li Chaoren was looking for the most important partner for the Li family to ensure that the Li family would be rich for three generations.

But the news that broke out in Hong Kong this time made many people unable to understand. Does Li Chaoren want to sell his company's most important business?

Although the stockmarket is gaining momentum right now, it must be sold at a high price, but if the controlling interest of the terminal is lost, many business development of Hutchison Whampoa will be restricted.

Such as retail business, such as construction business and so on.

When "Fortune" selected the power list a few years ago, Li Chaoren was still tenth, because he was the king of the port.Without this title, more money is useless. Just like Feng Yu, his assets have surpassed Li Chaoren for a long time, but he has just ranked sixth in the world power list because "Fortune" believes that Feng Yu has limited influence on government.

Of course, many people also believe that it is because Feng Yu has a bad relationship with Fortune, so Fortune magazine deliberately suppressed it. Otherwise, why should Feng Yu rank behind the chairman of the Federal Reserve? When Bill Gates was the richest man before, he ranked first.

It’s no surprise that the leaders of the three countries of the United States, Russia and China are ranked in the top three. The fourth place is the Pope, who can be regarded as the most powerful patriarch in the world. It is also acceptable in this position.

But in the past few years, when Bill Gates had less assets than Feng Yu, he ranked third. Of course, the status of Microsoft at that time was also like the sun at noon.

After this ranking was announced, Kirilenko was the most dissatisfied. He not only thinks that his ranking is low, he also thinks that Feng Yu's ranking is also low, as well as their Russia President, why do they rank behind the US GCEO rge Bush?

In any case, this list was accepted by more people. It also proves that in the eyes of more people, wealth is not as good as government.

But the main display of this list is influence. The head of a big country must have a huge influence.If an important industry is monopolized, the influence is equally huge. Just like the boss of the Milan football team, he is not only a rich man, but also a manager. He is also ranked in the top ten.

Many people don't understand Hutchison's decision, and many people even think that Li Chaoren and Feng Yu have reached an agreement in private?

For example, equity swaps, serving as board members/directors of each other's Corporation. Or is this the result of China Government intervention? After all, Li Zeju is a dual citizenship of Canada and Hong Kong. After Hong Kong returned, the Chinese Government would not recognize dual citizenship, so Li Zeju should be considered Canadian now.

Li Chaoren wants to hand over the property to Li Zeju, isn't it an outflow of assets? The China Government definitely hopes that the most important assets will be preserved, and state-owned assets cannot come forward, so Feng Yu’s come forward is the best solution.

The outside world has many speculations about this situation, and everyone has also determined that the reason why Feng Yu sold the shares of the Corporation was to acquire Hutchison Port’s controlling interest.

Obviously, although those stocks may have a stronger upward trend, obviously port controlling interest is more worth buying. Although in the short term, the port's ability to make money is not as good as those of Corporation stocks, this is more stable and can make Feng Yu Company's import and export trade easier. It is a strategic investment with far-reaching significance.Intriguingly, China Government still has not come forward to explain. It did not explain whether they influenced Feng Yu's decision, or whether the previous remarks were nonsense.

But the people in China seem to accept this statement. Feng Yu wanted to invest in ports, so he sold the shares of the Corporation.

And Feng Yu's blog also said very clearly that his greening in China is purely a personal preference and has nothing to do with others.

Some financial institutions staring at Feng Yu have also relaxed their vigilance. It turns out that Feng Yu wanted to acquire Hutchison Port’s controlling interest, so it is reasonable to cash out this situation.

Otherwise, with Feng Yu's assets, there is no need to cash out at all. The annual dividend alone is an astronomical figure, which is enough for Feng Yu to splurge at will.

Some people have even calculated that Feng Yu's assets can be converted into US dollars and then can fill multiple lakes. If you burn one by one, Feng Yu will not be able to burn it until death, because when Feng Yu burns money, he also has a large amount of money in it.

There are many such idlers abroad, who like to calculate how the wealth of the rich are spent, and then write some articles similar to spiritual chicken soup or small jokes. As for the real situation, they have no access to it.Feng Yu used Hutchison Port’s news to divert the attention of the media and other public as well as those of investment institutions. But this method can only be delayed for a while. If it is too long, many people will still notice something wrong.

But it doesn't matter, Feng Yu has other ways. Too many people stared at his money, and Feng Yu had to make some countermeasures.

Fortunately, Feng Yu still has many other methods.

Chapter 1655: Crazy Food Stealing

The investment in the port is of course false news. It's just Feng Yu's strategy of continuing to delay the time so that he can sell the shares of his subsidiary Corporation more smoothly.

Li Chaoren will never sell the port’s controlling interest, and Hutchison Whampoa’s other shareholders will never agree to it. Li Chaoren is only a major shareholder, but not a controlling shareholder. If Li Chaoren decides on such a big issue in the Board of Directors, then the chairman's seat may also be subverted.

Of course, there is also a downside to this news, that is, many investment institutions believe that Feng Yu is in urgent need of cash, so when purchasing those subsidiary Corporation stocks, they did not agree with the quotations of Ralph and others, but were lowering prices.

Of course, no matter how the price is lowered, they must buy at a premium. If the price is fair, Feng Yu will never sell it. Judging from the current uptrend of those stocks, it is definitely profitable to buy in the past. What they have to fight for is just a matter of premium.

One percentage point is a huge amount of funds, so during this time, Kameido Masao and Ralph are also very hard. Zong Qingxian and Liu Chuanzhi are not idle either, they are also busy.

However, Feng Yu was not too busy, and left the matter to others to deal with. He stayed at home during this time.

Feng Yu only got up at ten o'clock in the morning. Last night, Li Na was tossed and broke.This tossing is because Li Na woke up in the middle of the night and stayed in front of the computer.

At the beginning, Feng Yu just thought this game was very classic, and then he pointed Ma Huateng and loaded the game into the OQ space.

Unexpectedly, after the game went live, after several OQ pop-ups and other website advertisements, it quickly became fiery/popular.

In cities, many people have never seen a real vegetable garden when they grow up. Some people have seen it before, but they haven't taken care of it by themselves.

Many people are very interested in this, but when they really manage the vegetable garden, they find that it is very dirty, which is different from what they thought.

After this OQ farm appeared, it quickly met the requirements of these people. And you can interact with friends, such as stealing food, putting bugs, etc., which is very interesting.

After the game came out, not only many youngsters like it, but even the elderly and children also like it. Many parents still don't object to their children playing this, because they think it's good to let children know these things, not to mention some knowledge about crops.

When children play this, they are more serious than going to school. They can entertain and learn some common sense and knowledge, one move, two gains.

But this game has a powerful magic, that is, like the earliest electronic pets, it is very time-consuming.Although a crop has a normal growth cycle, you don’t care about it. But if the crops are mature and you haven't harvested them yet, then your friends can steal the vegetables.

Previous generation/life Different farm applications have different restrictions on stealing vegetables. The happy farm in the early days was simply stolen, leaving you a piece of bad land.

Later, some users reported that this was too hurtful, and even many people stopped playing.

The glass heart can't stand the blow of the hard-grown vegetables being stolen!

Then some farm apps were revised, and it was changed to only a few tenths of stealing food. After a few friends steal it, they can no longer steal it.

Feng Yu and Ma Huateng's suggestions here are to synthesize. Similarly, only a few tenths can be stolen at a time, but there is no limit, and it can be stolen all the time.

Unless you are an OQ member, there is a limit, at least half of the results will not be stolen.

But even so, many people don't like the vegetables they grow, and half of them are stolen. They still need experience to upgrade and gold coins to cultivate more land.

It is said that after the land reclamation is completed, a new mode will be unlocked, which is more fun.So some people took a more serious spirit than going to work and planned the time for planting and harvesting vegetables. Even set an alarm clock to remind yourself that it's time to collect food.

Furthermore, setting an alarm clock is not only to collect your own food, but also to steal other people's food by guarding the time.

In many cases, half of the stealing is done, and it is discovered that the rest cannot be stolen. Either someone else started quickly and stolen the quota, or a friend has already received the food, and it has not been refreshed here.

When many people go to work, they will also open this farm. After a while, they will refresh it to see who needs help and whose vegetable plot can be stolen again. It’s fun to put some bugs even when it’s okay.

The most important thing is that this can be operated with only a mouse and will not be discovered by the leadership. And being able to interact with friends is more interesting.

Many people dare not steal things in reality, but on the internet/network, they can release the little devil of inner heart.

Just like many people in the city, when they go to the countryside, they see other people’s vegetable fields and they want to secretly pick two cucumbers and take them away. It’s not that they can’t afford it, but it’s more exciting to steal it!

Feng Yu’s family also recommended this game to Feng Yu, so that they can play and interact with their friends.

But I didn't expect that the family was fascinated at once.The old people are okay. One is that they can't hold them physically. In addition, they have a real vegetable garden. Just treating this as a game, they don't think the gold coins in the game are so important.

But Li Na is different. Her colleagues, students, etc. are also playing, and she has taught so many students, many friends, and many college students, who are all night owls. Slightly slowed down and the food was stolen.

Although she knew that this was just a game and the gold coins in it were not valuable, but she couldn't help but compare with others to see who had the faster upgrade speed and who had more gold coins.

Even for this, she also spent O coins to buy member crops, with higher profits and various member privileges.

And there are many people like her. Thanks to this application, Penguin Group has sold many more members. Not to mention, even O Coins sell better.

Ma Huateng admired it more than once, that such a simple game could be so fiery/popular.

But now Feng Yu regrets it. How can I know that Li Na is so obsessed with playing this. The alarm clock rang in the middle of the night, which surprised Feng Yu.

I remembered that Li Na was sitting in front of the computer in her pajamas, waiting ten minutes in advance to steal other people's food. Then I finally finished stealing. After sleeping for two hours, the alarm clock rang again and it was time to collect my own food.After tossing like this several times, Feng Yu felt like he was a little nervous, but Li Na was still full of energy.

After learning that many employees of Taihua Holding Group are stealing food during work hours, Feng Yu has a more headache. It seems that he lifted a rock and hit himself in the foot.

Chapter 1656: Stock Transfer Completed

"Feng Yu, we have to give the Board of Directors an explanation, because after the media broke the news that we were going to sell the port equity to you, our stocks with Huang began to fluctuate frequently."

"If it weren't for our shareholders to guard the market, I'm afraid our stock price might fall. So at the latest tomorrow night, we must give investors an explanation."

Li Zeju was also a little depressed. Although he notified several shareholders and said that the news was false, as to why the Corporation didn't deny the matter publicly, it was because of some agreement with Feng Yu.

However, these statements obviously cannot satisfy shareholders, especially many shareholders who do not know about this matter are very angry about it.

Li Chaoren made such an important decision, they didn't even know it?

Generally speaking, when the Corporation sells important businesses, its stock price must rise. There is basically no need for Corporation shareholders to rise, and investors will take the opportunity to make money. Because they believe that the Corporation will make a large profit.

However, there are some situations where Corporation stocks will fall. It is when Corporation sells important businesses to influence the company's business development, then Corporation will definitely be looked down upon in the future, and the stock price will inevitably fall.Now Hutchison Whampoa is like this. Many investors believe that after Hutchison Whampoa sells its terminal controlling interest, the Corporation's business will be fully affected. If it were not for these shareholders to guard the market, Hutchison Whampoa’s stock price would have fallen a lot.

The Li family can't ignore the interests of these shareholders, so they need to make public information that they have no plans to sell the dock to Feng Yu.

Can't resist it so quickly, Feng Yu is also a little helpless. Fortunately, Feng Yu has plan B!

"It's okay, thank you for your help with my father, and I will go back to Hong Kong, let's meet and have a good chat."

After hanging up the phone, Feng Yu immediately called Kameido Masao: "How is the sub-Corporation stock sold?"

"Boss, as planned, more than half of it has been sold, and the rest is basically negotiated, and the contract can be signed immediately."

"I signed all the contracts with them today, and the Hong Kong Li family can't bear it."

If Li Chaoren announces that Hutchison Whampoa has no plan to sell the dock to Feng Yu, then Feng Yu's continued sale of the shares of the subsidiary Corporation will alert many people and continue to lower prices. Of course, Wind & Rain Holding Company can also take the opportunity to raise prices, but the negotiation time will be delayed for a long time.

But if the contract has been signed, then and Huang will announce it. Then the contract will continue to be executed, and everyone will at most say that Feng Yu has lost, and there may be some ridicule.However, these Feng Yu can bear it. After Feng Yu doubles the money, those who laugh at him will know what Feng Yu's money is used for and how much profit it creates.

"Boss, don't worry, I will inform Ralph that I will sign all contracts tonight! "

Chapter 1657: Discussions (subscription Required)

With the news announcements, many people have noticed that this year the world’s richest man’s Corporation master stroke cashed out shares, and the value of these shares exceeded US$20 billion!

They don't know exactly how much Feng Yu can be divided into. Who made Wind & Rain Holding Company not a listed company, and has no obligation to disclose the financial situation of the company.

But no one noticed that these funds have already been distributed, and most of them have been secretly transferred to several accounts in preparation for entering the futures market.

Some people said that Feng Yu was going to divest capital in the United States, but soon this statement was overwhelmed by other statements. If Feng Yu really intends to divest, he should also cash out a large amount of shares.

Only non-voting stocks were cashed out, indicating that it is really just raising funds. Those investment institutions that bought the shares of the subsidiary Corporation of the Wind & Rain Holding Company Group have not indicated that they want to buy voting shares, but Wind & Rain Holding Company does not sell them at all.

For any investment institution, such a high-quality Corporation controlling interest, they will never let it out. What's more, they are not short of money. These sub-Corporations were developed through the support of Wind & Rain Holding Company.

Of course, no one will object to the development of Feng Yu's support.Some people feel that something is wrong. Feng Yu has cashed out too many stocks, right? With so much money, buying Hutchison’s ports controlling interest enough and to spare, isn’t Feng Yu’s goal not only for controlling interest in these ports, but also planning to continue to expand?

Many people can only come to this conclusion after analyzing for a long time. In their view, no investment is more cost-effective/worthwhile now. Feng Yu definitely wants to expand his voice in the port.

Feng Yu's funds have all arrived. It must be consulted with other port holding corporations, or is Feng Yu planning to build a shipping fleet and build a transportation king?

I heard that Feng Yu's brother-in-law is China's logistics giant. The Corporation has tens of thousands of employees and is still recruiting.

Feng Yu is going to enter the logistics industry and the port and terminal industry. There are even rumors at this time that Feng Yu has already sent people to contact many of the larger international logistics companies, intending to acquire them and expand his logistics channels.

But at this moment, a press conference was held at Hutchison Whampoa, and Li Zeju came forward to confirm that Hutchison Whampoa would not sell the controlling interest of the port to any company!

After the news came out, the media was in an uproar!Some Japanese media, such as those who take joy in calamity and delight in disaster, claim that this is China’s infighting. Li Chaoren’s position as the richest man in China was taken away by Feng Yu. Now Feng Yu is about to embezzle Li Chaoren’s most important business. , This time was cheated by Li Chaoren.

Feng Yu has sold many promising Corporation stocks. As a result, Hutchison did not sell, and those stocks could not be bought back. Although Feng Yu received a large amount of cash, how should the cash be invested?

If no good investment projects are found in a short time, these funds will depreciate.

Some European and American media said that Feng Yu made a decision-making mistake this time. If anyone is at the helm of Hutchison, he will not sell his most important business. Feng Yu is obviously too arrogant.

The domestic news media also reported on this matter, but they did not criticize Hutchison. First of all, they should report Li Chaoren's news carefully. Secondly, they also felt that this was a normal business practice.

The negotiation was not successful yet, Feng Yu sold the stocks of the subsidiary Corporation. This cannot be blamed on Hutchison. It can only be said that Feng Yu was too eager.

They just reported the news truthfully and did not comment too much. Of course, some media believe that Feng Yu's money must still be invested, so the first choice must be domestic.Therefore, many domestic industries are about to emerge. If any industry is favored by Feng Yu for investment, it will inevitably drive the rapid development of the local economy.

Even in some places where Governments are more anxious, they have sent people to actively contact Taihua Holding Group and invite them to invest. In fact, they are inviting Feng Yu to invest.

Of course, more media believe that this is a major mistake in Feng Yu's decision-making. It also proves that Feng Yu is just an ordinary businessman, who is more wealthy than ordinary businessman. Such reports are mostly foreign media.

It is said that Feng Yu's decision is 100% correct. Now you know what the real situation is like?

The media like to create gods, but they all like to create gods of their own country. They generally don't have much interest in gods of foreign countries. Feng Yu, the god, they wanted to bring down, but they had never had a chance.

It seems that Feng Yu will succeed in everything, and most of it will be a big success!

Many of their media want to black Feng Yu. Such news will inevitably make headlines and make their media famous.

But they found that it seems not easy. IT guys like Bill Gates have more news than Feng Yu.

Feng Yu spends most of the year in China, and the media on the Chinese side don’t know what’s going on. They have never reported a positive photo of Feng Yu!They wanted to find the black history of Feng Yu, and they found that Feng Yu has a higher reputation in China, such as economic experts, enthusiastic charity, patriotic businessman, etc. These labels can't be blacked at all.

Even searching for Feng Yu's fortune history is so vague, no one can specifically explain how Feng Yu made his fortune, just knowing that it seems to have something to do with Kirilenko, the richest man in Europe.

Feng Yu's success in investing in business doesn't matter, even Feng Yu's investment in sports is so successful. It is said that Feng Yu Corporation has signed so many sports athletes, and many of them were signed before they got good results. People are amazed by Feng Yu's vision!

This time they finally caught Feng Yu's mistake, and their business with Hutchison Whampoa has gone bad. Feng Yu's money will not be invested so quickly, right?

And if you don't sell the stocks of the subsidiary Corporation, the value of those stocks can increase a lot. With this entry and exit, Feng Yu may lose more than two One billion dollars!

Two One billion dollars, in the eyes of Feng Yu, the world's richest man, shouldn't be a small amount, right?

Knowing that Feng Yu had lost a lot of money, Feng Xingtai also specifically called Feng Yu and asked why Feng Yu lost so much? But the loss is lost, don't worry, anyway, two One billion dollars is missing, and the family's money will not be spent.Feng Yu couldn't explain the matter clearly to his father. He just told him not to worry, he could make the money back soon.

As for the way to make money back, it is very simple, the financial market, this is Feng Yu's best investment direction.

A lot of domestic stocks have also been dealt with. Many of them have been dealt with to state-owned assets. Anyway, they are non-voting stocks and the proportion is not high.

And Feng Yu's current status is enough to guarantee that no one will move him easily, and no one dares to move him easily.

A few days later, Feng Yu flew to Hong Kong.

Chapter 1658: Successor

"Brother Feng, you can count on it." Fu Guangwei gave a hug after receiving Feng Yu. Fortunately, Fu Guangwei's strength is far worse than Kirilenko.

"You kid said that you will go home for a year. This year has passed. You still want to return to mainland?"

Fu Guangwei is the person in charge of Taihua Supermarket Group. Feng Yu handed over the power to him, and he must be responsible.

"I'll leave in two days. Didn't I know that you are coming over and wait for two days? The work at the supermarket has been arranged, and there will be no problems. Walk around, I arranged a banquet.

When we arrived at the hotel, Li Zekai and Fu Guangzheng stood at the door and waited. Both of them came directly from the Corporation.

They are not like Fu Guangwei, they are also very busy in Hong Kong. Feng Yu saw that there were two other people next to them, and they had all met. They were the third youngest of the He family in Lisboa, and the youngest of the Zheng family in Hong Kong.

"Brother Feng." He Laosan and Zheng Dashao both bowed slightly to greet Feng Yu.

"Feng Yu, let's go in." Fu Guangzheng said with a smile.

These families all send these youngsters to receive Feng Yu, mainly because they think that the youngsters are easy to get along with. Of course, it also represents that these people are the future successors of those families.

Allowing them to have more contact with Feng Yu is good for the future development of the family.Once the family is really in trouble, with a little friendship with Feng Yu, Feng Yu can help them, won't they be fine.

Everyone was eating and chatting. With Fu Guangwei, the living treasure, the atmosphere was still very good.

"Brother Feng, why don't we go fishing tomorrow? I asked, there will be no wind tomorrow and the weather is very good." Zheng Dashao said.

"Yes, yes, you can go to my boat to play for a few days." He's boat is naturally the Lisboa set.

"There is no time for these two days, let's go for a while. You two are also taking over the family business now?" Now is a good time to open a position, where is Feng Yu interested in hanging out with them.

What's more, Feng Yu himself is not interested in gambling and fishing is acceptable. Even if you want to play, there will be time in the future.

"I am working as a store manager now, and I should change to another position after the new year."

Zheng Dashao is the eldest son and the eldest grandson. His father is now gradually accepting the family business. After he graduated, he has started working in the family. Of course, he still has some uncles and cousins, but no one is more cared for than him.

After graduation, I worked as the deputy store manager of the Chow Tai Fook jewelry store in the Zheng family, and then the store manager, this is about to be promoted again. This way is also the way many families train their children.Allowing children to rotate jobs in the family company and experience various jobs is also a kind of learning, which is of great benefit to future management.

"I am now responsible for a few gambling ~ ships, and also manage some hotels." He Laosan is also the best of this generation. Although he likes to play, he knows how to bring customers better enjoyment.

Of course, he bet~ Wang is still alive, and the family business is now mainly taken care of by a few concubines, but he bet~ Wang likes this grandson very much.

Handing over the gambling ~ boats and hotels to He Lao San is to cultivate He Lao San's management ability, and the casino will be handed over to him step by step in the future.

"Do you know what I am doing this time?"

"Clear, to speculate in futures. As my father said, I am a megaphone. My main role is to accompany Feng. The transfer of funds is completely subject to Feng. As long as Feng signs the contract." Zheng Dashao said. .

"It's the same on our side. Huitou Siyi will be mainly responsible for the transfer of funds, and promises to obey Feng Ge's dispatch without any hesitation." He Laosan said.

The relationship between the two and Feng Yu is not so close, but even for the Fu family and the Li family, Feng Yu has to sign the contract first. Of course, a contract is not the same as a contract.For the Zheng family and the He family, Feng Yu’s contract is that the other party’s funds will follow his dispatch, that is, the funds will be credited to the Wind & Rain Consultation account, and the profit will be divided into half. Feng Yu guarantees that they can get at least 20% of the profit.

Feng Yu asked for such a high commission, of course, he has to pay a corresponding price. Once they have lost, Feng Yu will not only make up the principal, but also give them at least 20% of the profit.

The Fu family is different from the Li family. They didn’t say that they had to pay Feng Yu’s compensation, and there was no commission, only some information consultation fees, and capital mobilization. They have a certain degree of initiative and can withdraw at any time. It is equivalent to a kind of cooperation.

However, Feng Yu believes that in the face of interests, the Fu family and the Li family will not withdraw. It was done this time, worthy of their ten-year profit!

"Okay, call them to Wind & Rain Consultation tomorrow. We sign the contract, and then the funds will be credited to my designated account on the same day."

"Feng Ge don't worry, the funds are ready."

Feng Yu is very satisfied with the attitude of these two companies. How many people want to make money with Feng Yu, Feng Yu does not bring them. This time they took the initiative to contact these two companies, and they quickly agreed.

Of course, Feng Yu's conditions are also very good, and no one will refuse to accept such conditions.After dinner, Zheng Dashao and He Laosan left first, Feng Yu and the four of them got together, playing cards and discussing things.

"Brother Feng, when will Brother Ki come?" Fu Guangwei asked.

Feng Yu glanced at Fu Guangwei: "He will be a few days away, and then he will guard the London side, and he has no time to play with you."

I am really disappointed in Fu Guangwei expression, mainly because I have no excuse to go back to Hong Kong to be lazy in a few days. Although mainland is also good, where can Hong Kong be fun? And with Brother Ki, they always have many topics in common, such as wine and women.

"Feng Yu, this time we not only have family funds here, but mine also invested in it." Fu Guangzheng said.

"What, does Professor Liang object to it?"

Shouldn't it, Feng Yu sent all those analyses to Professor Liang by email. What a good money-making opportunity this is, and Professor Liang can't see it?

"Of course there is no objection, but he advised me not to be so aggressive."

"Hahaha, I don't need to make such aggressive progress this time. My estimated profit is only one or two times."It seems that Professor Liang is worried about Fu Guangzheng's use of high financial leverage, so he reminded him. The higher the financial leverage, the more profit is possible, and even by repeating financial leverage, the profit can be tens or hundreds of times. But the same risk is also very high. If the fluctuation is a little bit sharper, you will lose everything one invested.

Professor Liang knew that Fu Guangzheng was also very ambitious and wanted to make more money. That's what he said. But since Fu Guangzheng said it, it means he listened.

Now that Feng Yu said that the expected profit is only one or two times, he frowned. Didn’t Feng Yu say that crude oil prices could be doubled this time? So even if they only use ten times the normal financial leverage, then half of the funds are invested in and half of the funds are used to leverage financial leverage, they should have five times the profit?

Is this profit a bit low? Is Feng Yu too conservative?

Chapter 1659: Jiancang

Feng Yu didn't know that Fu Guangzheng was no longer satisfied with a double profit. In one year, the principal doubled at least. What a successful investment this is.

What's more, they have so many principals that it is extremely difficult to do it in traditional industries, and only finance is the easiest.

But he overlooked one point. He is already the richest man in the world. This time he invested tens of billions of dollars. After doubling, he made tens of billions of dollars.

But what about Fu Guangzheng? He can take out one billion dollars in cash, and double it will earn one billion dollars. For the average rich man, it is enough surprise, but the gap between Fu Guangzheng and Feng Yu is getting bigger and bigger, which makes him very depressed.

Look at Kirilenko, his net worth at the beginning, let alone the entire Fu family, is not as good as him.

But now? The richest man in Europe, the top ten in the world!

Although in the eyes of other people, Fu Guangzheng is also a very successful person. He has a net worth of tens of billions of Hong Kong dollars when he is more than 30 years old. He is also a board member/director and vice president of Taihua Holding Group.

When many rich second generations were his age, apart from inheriting the family business, who would dare to say that they were better than him? Even compared with Li Zekai, Fu Guangzheng also doesn't think he is inferior, and even thinks he is stronger, because Li Chaoren is much better than his father.But it happens that there is a rich generation like Feng Yu, who is younger than him, and has become the world's richest man. Even Kirilenko, capital should not be as good as him.

Others are satisfied, but he is not satisfied.

Of course, if he takes over the Fu family, he will also become the helm of the company with more than 20 billion US dollars, and his personal assets will also skyrocket.

But that was not what he wanted. He wanted to become a top rich man like Feng Yu and Kirilenko. Then people no longer said that he was Fu Guangzheng of the Fu family, but only recognized him as Fu Guangzheng. The Fu family was under his aura, thinking that he led the Fu family from glory to more glory.

Today, he asked Feng Yu specifically how much profit he could make, but Feng Yu's answer made him very disappointed.

He doesn't ask for ten times the profit, three or five times is not too much, right? In this way, his net worth can skyrocket, and Fu's assets can also skyrocket.

The Fu family’s main investment is finance, so this time they can get more money than the Li family, so this time, it should be when the Fu family became the first family in Hong Kong, and he will also be officially established as Fu Jia will be at the helm of the future.But there is only double the profit, even if it surpasses the Li family for a short time, but if a certain subsidiary of the Li family goes public, he will surpass their Fu family again. He doesn't want to experience the first place, and he will be driven away when he turns around.

Fortunately, this time their Fu family and Li family's funds are more flexible. He intends to discuss it with his uncle and father-in-law. This time, the Fu family has to be ~ bet~ bigger!

Chapter 1660: Temptation

After He Zhaoji ordered people to place the order, he found that the price of crude oil did not fluctuate much. The tens of billions of dollars invested in it did not seem to have caused any storm.

But he is not in a hurry, because this time buying crude oil rose, he used the account of Wind & Rain Consultation, which is the point.

There are many investment institutions in the world, all staring at their peers. Look at what your peers invest, and then study why others invest.

Especially those relatively large and well-known investment institutions are more likely to be targeted.

Many small investment institutions, or investors, like to study those famous investment institutions, why they can make money, and why they decide to invest in this.

This is also a kind of learning, learning from other people's investment experience and ideas, while checking one's own shortcomings, and improving one's investment experience and technology.

Although it is said that it is operated by computer internet/network now, there is no need to go to the counter of the futures exchange, and the investment accounts are also **, but I really can't hide the intentions.

Wind & Rain Consultation is also a very famous investment corporation in the world, not only because they have the highest commission ratio, not just because they invest in customers and never lost money, but also because the Boss of Wind & Rain Consultation is the world The richest man Feng Yu!Feng Yu is a myth in the investment world. Whether it is financial investment or traditional industrial investment, Feng Yu is the best.

In terms of industry, the companies invested by Feng Yu are now number one in the world. As for the financial aspect, does it count as the Quantum Fund that defeated the unbeatable in 1997? The internet/network bubble was predicted, and is it considered profitable again?

If you can follow Feng Yu's investment, it will definitely make money!

Some people suddenly discovered that there were suddenly many more contracts for the purchase of crude oil futures, and these contracts were all Wind & Rain Consultation.

Some time ago, Wind & Rain Consultation suddenly liquidated all prime stock(s), and then sold the stocks, securities, etc., and many people were still wondering what this was going to do.

Gold fluctuates frequently during this period, it is very difficult to operate, and it is easy to lose money. Even if you make a profit, you can't make much.

Then Wind & Rain Consultation can understand the prime stock(s) liquidation, and can understand the liquidation of general securities, but why the stocks are also liquidated?

At this time, the stocks are on the rise. Everyone is chasing the rise, and where are they selling.

Now I can see that Wind & Rain Consultation is investing in crude oil futures.But last year, crude oil fell from a high price of 80 dollars to the current 50 dollars. This Wind & Rain Consultation thinks it has fallen to the end and intends to make money by bargaining.

Some people followed suit, but more people chose to wait and see.

At this time, investing in stocks can guarantee money. Although futures have large profit margins, the risks are higher. And there is no sign that crude oil will rise.

Until the end of the trading time, the price of crude oil did not rise sharply, reaching a maximum of 54.6%, and then falling back. The current price is 51.8, and the price does not rise but falls.

Feng Yu looked at the curve of the market, with a faint smile on his face, showing such confidence.

If the price of crude oil falls sharply today, then Feng Yu should be worried, indicating that the price has not fallen to the end, or that a large investment institution is selling short, and they are trying their best to suppress crude oil prices.

However, it has not fallen sharply now, which means that Feng Yu's judgment is correct. Crude oil prices have indeed fallen to the bottom and it is time to rebound.

The rebounding horn waited for Iran to sound.

The next day, Feng Yu told He Zhaoji that according to the same ratio as yesterday and the same financial leverage, he would continue to buy 10 billion US dollars of crude oil futures, and then sell those contracts yesterday.In this way, trading in the crude oil futures market will become more frequent, attracting more financial investors' attention. Of course, Feng Yu was at a loss at this time.

At this time, Feng Yu used his own funds, and the funds of the He and Zheng families have not yet been used. Of course, as long as it is delegated to him, then he can call.

The reason why Feng Yu is not useful for the time being is to let the He family and Zheng family see that the money invested in the early stage was all his Feng Yu. In the future, Feng Yu will use their funds to make more risky investments, and they will not have any concerns.

For several days in a row, Feng Yu was like this, buying and selling 10 billion US dollars every day, very frequently, even if he didn't make any money, he still lost some money.

However, these actions have attracted the attention of many people. Some financial investors have begun to pay attention to oil futures.

The more frequent and violent the volatility, the greater the possible profit, and of course the greater the risk.

Fu Guangzheng couldn't understand the purpose of Feng Yu's operation, and asked his father-in-law, Professor Liang, what Feng Yu was doing.

"Feng Yu is just testing it out to see if there is a possibility that crude oil futures prices may fall again. If so, then put pressure on it again and open a position at a low position, and the profit margin will naturally be greater."
"If not, then this price is the most reasonable price to open a position, and then we will all open a position around this price."

"At the same time, such frequent transactions will attract more people's attention. Didn't you find that economic newspapers are reporting these news. This way, more funds can be attracted to enter the market, and the price can really be raised."

Relying on their funds alone is not enough. It takes at least several trillion US dollars to pull crude oil or gold futures. They can make up about one hundred billion US dollars, and ten times the financial leverage is only one trillion, and if such a large amount of capital wants higher financial leverage, it must be accepted by the Securities Corporation.

But as long as it can attract more international hot money to enter, then crude oil futures can be easily pulled, and only one news stimulus is enough to make prices soar.

As long as the price can rise by 50%, they can make extremely high profits.

"Then when shall we buy?" Fu Guangzheng asked.

"It's okay to buy now. According to the test in the past few days, the price will not fall any more. Of course, if you wait two days to buy, it will be more stable." Professor Liang looked at Fu Guangzheng and wanted to see how his son-in-law would choose.

Fu Guangzheng smiled: "Then wait two days."Professor Liang nodded with satisfaction, not greedy for meritorious work, which is good. It seems that the conversation with him two days ago has worked.

But what he didn't know was that Fu Guangzheng wanted to wait two days and also wanted to reduce the risk, because he had to invest more than Professor Liang knew, and the financial leverage he used was higher!

A few days later, Feng Yu received news that the six countries once again held talks on the Iran issue. And this meeting is an opportunity for Iran to resist, and it is also an opportunity for crude oil to rise!

Feng Yu notified all the companies to prepare funds and the show is about to begin! (.)

Chapter 1661: Generous Buy

After the meeting of the six nations, the United Nations once again resolved the Iran nuclear issue, still prohibiting Iran from conducting nuclear research, but it was rejected by Iran again!

Then Iran announced that due to various reasons, this year's crude oil production would be reduced.

After the news broke, crude oil rose to 54 US dollars per barrel that day.

The matter is the same as Feng Yu's analysis. If he were Iran's Boss, he would choose to fight like this. Moreover, Iran’s nuclear-material technology is now the eighth in the world. They conduct research on enrichment of uranium under the banner of studying nuclear power plants.

As for the nuclear power plant technology, it was purchased from Russia. Russia received a sum of money, as well as other benefits. But Russia did not expect that Iran wanted more than just a nuclear power plant.

Iran’s nuclear issue is not only the threat of weapons, but also other interests. If these oil states have nuclear weapons, it will be more difficult to influence in the future.

What did the United States do in Afghanistan and Iraq, and talk about peacekeeping and anti-terrorism. Is it just for the benefit of oil?

Iran will resist most, that is, the United States, and then other countries.

The United States is still the largest country in oil imports, and China is the second largest country. Don't look at the oil production of the United States and China, but the oil production is too high.If the United States really controls all of the Gulf, it can really control the price of crude oil, which is not allowed by other countries.

Of course, at this time the largest crude oil trading country in the United States is Saudi Arabia, and Saudi Arabia is the world's largest oil producer, and its daily production capacity can account for half of the world at its peak!

After the September disaster in the United States, they and Saudi Arabia had a serious crisis of confidence. The United States also believes that their oil policy is too dependent on Saudi Arabia, which is very fragile and dangerous.

Therefore, the wars they launched seem to be for anti-terrorism, but in fact there are considerations in this regard. If Afghanistan, Iraq and Iran are all occupied, then the world's oil supply initiative can be controlled, which has very important strategic significance.

Unfortunately, no other country can agree to this.

Not only the European Union, Russia, China, but also India and other Asian countries cannot agree.

So it seems that the United States is busy in Afghanistan, but the whole world is paying attention, and it will never let the United States really occupy that territory.Although the United States, Russia, China, etc. are not members of OPEC, they all maintain good relations with some of them. This is because the OPEC organization is an organization that can influence the trend of world crude oil prices. A large number of countries have a very serious impact.

In fact, although OPEC member countries account for three-quarters of the world’s oil reserves, their production does not exceed half of the world’s total production.

But they can unite-once they advance and retreat, this will form a leading position. Other major oil-producing countries, such as the United States, Russia, China, etc., are not net exporters, and their demand is greater than their output.

So they can only guarantee to regulate domestic oil prices, but they cannot have a major impact on world oil prices. After all, it is impossible for these countries to truly unite.

At this time, Iran announced that crude oil production would be cut. The purpose was obvious, to increase the price of crude oil so that they could repay some debts.

They owe a lot of money for nuclear research, including money from OPEC member states.

Last year, when they cut production, they got a response from OPEC, and then the price of crude oil rose from less than $60 to $80.

Although after coordination, they increased production and brought oil prices down, it also proved that they have the ability to affect oil prices.This time, it was naturally Iran that came as a pioneer.

After seeing this news, Feng Yu immediately notified He Zhaoji to buy half of the remaining funds into crude oil futures to rise, or to use different multiples of financial leverage according to the previous ratio.

This half of the funds is not only Feng Yu's own, but also He's and Zheng's money.

Before Feng Yu's notification, Kirilenko called first and asked Feng Yu if he should buy up. Feng Yu has analyzed with him when is the best time to buy.

Buying early, the risk is high, buying late, the profit is low. It is most appropriate to buy at this time.

Of course, Wind & Rain Consultation has always retained a $10 billion contract.

Fu Guangzheng watched his father-in-law lead people to buy crude oil futures contracts, but the financial leverage used was not very high, only about three times on average.

He also suggested to his father-in-law whether to use high financial leverage. After all, Feng Yu is also optimistic about the rise in crude oil. With so much capital, can they not attract other hot money to follow suit?

Besides, Iran has announced the reduction of crude oil production. Isn't this a signal?

However, Professor Liang insisted that low-fold financial leverage should be used first, and after a large amount of hot money enters the market, there is no time to make adjustments. Although there may be less profit, but also less risk.Professor Liang and Fu Rongqi share the same idea. With such a large investment, the first thing they think about is not how much money they can make, but how to ensure the lowest risk.

In their opinion, it is best to make money under low risk. High-risk and high-yield investment can be a little bit. With such a large investment, it will definitely not work!

However, neither Professor Liang nor Fu Rongqi knew, and the money paid by the others in the family was given to Fu Guangzheng. Because Fu Guangzheng said that this time is a good opportunity to make money. The family investment is too stable, so it can't make too much.

He has to be brave and earn more. What finally convinced the other family members was the last sentence. He said that Feng Yu invested in this way, so he could become the richest man in the world.

The rest of the Fu family never thought of being the richest man in the world, even the richest man in Hong Kong. But if you give it to Fu Rongqi, the investment may double, but if you give it to Fu Guangzheng, the investment may double. Who do you think should be given to?

What's more, Fu Guangzheng is following Feng Yu's investment, so what should I worry about?

Their money, as well as the funds raised by Fu Guangzheng through other methods/tricks, were bought by Fu Guangzheng with a minimum of ten times the financial leverage, and the last ten times of the second year's financial leverage. He firmly believes that this time there will be a big increase, he can make more money and his family can also make more money.

Of course, it is more proof that he will be a qualified family, no, an excellent helm!Before the market closed that day, Feng Yu asked He Zhaoji to buy all the remaining funds. The price has already moved and it will definitely rise sharply.

Of course, these are the money in the Wind & Rain Consultation account. Feng Yu himself also has some accounts, which is the risk reserve.

This time, Feng Yu did not hedge.

Chapter 1662: He Zhaoji On The Show

Hedging is a very common method in financial investment, and it is mostly combined with financial leverage operations. Simply put, it means buying both up and down to make the difference in between.

Because of the existence of financial leverage, profits are also not low. But once the estimation is wrong, the loss can be much less.

Soros is very good at this.

Feng Yu believed that crude oil would definitely rise this time, so he did not hedge, but also did not dare to use high financial leverage too much, and also set aside a part of the risk reserve, which can be reversed at any time to stop loss.

So much money to buy crude oil futures, and they are all bullish, this has attracted the attention of many investors. But those retail investors do not know that their funds may become the main force at any time.

At this time, some guidance is needed.

How to guide it? It's also very simple and advertised.

Of course, this kind of advertising also needs to pay attention to the way, and it is easier for people to accept it if it is replaced with a news interview mode.

On this day, He Zhaoji was doing a program called "Financial Wind Direction". To put it bluntly, it was similar to the stockmarket express, stock market news and other news that everyone saw on TV. He was a host, plus A well-known financial expert interprets some financial matters and makes some predictions for the future.Before the previous generation/life Feng Yu was reborn, many financial experts no longer made predictions because many predictions failed. And because they predicted Failed and lost a lot of people, many of them will lose their minds.

For example, financial experts say that coal may rise in the next few days. It is really just possible. But those who don't understand, just bought coal to rise, and used high-fold financial leverage.

As a result, coal suddenly dropped a bit, and they were forced to liquidate their positions, losing everything one invested.

They don’t know what risk reserves are available that can reduce the financial leverage multiples at any time, nor do they know that there is a method/trick of hedging operations, but they know that the higher the financial leverage multiple they use, the more they earn, but they ignore this. There are still great things that may be lost.

Then some of these people yelled at the financial experts, and some asked the financial experts to lose money, but the financial experts also confiscated their dime.

In the next two days, coal really rose. Financial experts' predictions were obviously correct. But what about it? Those who have lost money can't get their money back. They still need the trouble of financial experts.

Financial experts hope that many people will invest in the financial industry, so that the greater the number of participants and the more funds invested, the more prosperous the financial market will be.But they are afraid of this kind of person, know one and understand half, and are particularly greedy, and then they like to blame others for their faults.

Of course, there are also many financial experts who are successful in their advice, but those who make money do not give financial experts a penny of commission.

There are also financial experts who have a clear tendency when pointing, and there are also examples of deliberate manipulation of stock prices. It is dupe/sway people buy a futures or stock, and then the big dealers behind them follow to make money.

Such people are caught, but they have to be sentenced.

The "Financial Wind Direction" program made by He Zhaoji must make some predictions. Otherwise, what is the wind direction?

However, his prediction would be tactful. Just like those fortune-tellers, they are ambiguous and give you some tendentious hints.

"The financial expert we invited today is Mr. He Zhaoji, the long-awaited general manager of Wind & Rain Consultation. Mr. He, say hello to the audience in front of the TV." The hostess said with a smile.

"Hello everyone, this is He Zhaoji."

"Mr. He, welcome to our program and give you some pointers. We have received news that Wind & Rain Consultation has delivered all the prime stock(s) investments it made in the past few years, and no more purchases. Is it right?"He Zhaoji nodded: "Yes, the price of gold fluctuated too sharply some time ago. There are many reasons for this. It is very troublesome to operate, and we mainly do hedging, so it is difficult to make money."

"Then Mr. He thinks that gold will not change much in the future?" the host asked again.

"No, I think the price of gold will definitely rise in the future, but in the short term, it may fluctuate very sharply. If Wind & Rain Consultation wants to invest in prime stock(s), then it must adhere to the long-term investment principle and not use it. High financial leverage."

He Zhaoji did not advise the audience on how to buy, but instead stated the choice of Wind & Rain Consultation. However, this answer disappointed many viewers.

Investing in futures means looking at financial leverage to earn higher profits in the short term. You want us to insist on long-term investment, and don't use high-fold financial leverage. It's a shit to invest. It's better to buy stocks, which can increase more.

"Mr. Ho, what do you think should be the main investment in financial investment now?"

"In the short term, there are many products that can be invested, such as foreign exchange futures, energy futures, stock index futures, stocks, etc., which are all good investment directions and are our main investment directions for Wind & Rain Consultation in the near future."

"Then what are you more optimistic about?"
"It's almost the same. You can make a lot of profits if you operate it well. But personally, I am investing in crude oil futures."

"What about Wind & Rain Consultation? Is crude oil futures the main investment?" the host asked.

He Zhaoji smiled and didn't reply. But this smile made the audience think that it was so. Otherwise, why does He Zhaoji buy crude oil futures himself? The Corporation is definitely optimistic.

Wind & Rain Consultation is said to have a very strong news analysis team, not only in Hong Kong, but also in many financial markets around the world.

The most important point is that the investment of Wind & Rain Consultation has not been lost.

Even Wind & Rain Consultation has bought crude oil futures, which shows that crude oil futures are definitely profitable.

"Mr. Ho, do you think crude oil futures will rise or fall in the short term?"

He Zhaoji also did not answer positively, but said: "I heard that Iran announced that its oil production will be cut, and other OPEC member states might also respond."

Feng Yu watched TV, Old He was so awkward, it was quite photogenic. I don't know how many young girls are going to fall for Old He.

Old He’s remarks can represent the attitude of Wind & Rain Consultation, and this program is not only broadcast in Hong Kong, but also reprinted on Youtube and some US and European TV stations.He Zhaoji may not be well-known in those places, but Wind & Rain Consultation is well known in the ears of some professional financial investment institutions.

On this basis, a large number of hot money can be attracted to the market.

Chapter 1663: With Rhythm (Happy New Year's Day)

The remote control turned off the TV, and a woman's arm appeared next to Feng Yu, handing Feng Yu a peeled orange.

"Why didn't you watch?"

"After reading it, I don't need to read it again." Feng Yu stuffed the whole orange into his mouth.

The one who appeared next to Feng Yu was Zhou Kexin who had been in Hong Kong for a long time. When Feng Yu first came, Zhou Kexin was conducting an interview in Nanyang, and at the same time doing some promotion of the magazine in the market there. He just came back today.

"I've been in Hong Kong for so long, are you still used to it?" Feng Yu asked after swallowing the orange.

"I definitely wasn't used to it when I first came. I couldn't understand Cantonese. Not only can I understand it now, but I can also say a few words." When he said this, Zhou Kexin still had a smile on his face. Don't think there is anything wrong with this.

"Then your parents didn't ask you?" Feng Yu hesitated.

"I asked, and I told the truth. In fact, even if I didn't say it, we haven't made any progress for so long, and they have long been suspicious.

"I said I fell in love with a married man, and he will never get a divorce... but I will never leave him either! "

In this sentence, Zhou Kexin said chop the nail and slice the iron.

Feng Yu looked at Zhou Kexin in a daze: "I have suffered you."
"It doesn't matter, my parents have already accepted the inner heart. They just asked me... forget it, don't say it." Zhou Kexin's face suddenly blushed.

Feng Yu looked at the wall clock on the wall. It was late.

Zhou Kexin also saw Feng Yu's expression. She lowered her head and said, "Tonight, I don't want to leave."

Feng Yu suddenly looked at Zhou Kexin, what did he hear? Tonight, she won't leave?

This is something Feng Yu has been thinking about for a long time. He jumped up and pulled his clothes as he walked: "I'll take a shower, wait for me! "

Chapter 1664: Soros Idea

Soros propped his head with one hand and looked at the screen in front of him. It was the episode of "Financial Wind Direction" where Professor Liang was a guest.

Next to Soros, sat the only one of the four King Kong he had left, and Juken Miller, whom he relied on most.

"Zhuken, what do you think of this news?" Soros's voice was still loud, still sounding so powerful.

"This is an obvious signal. Hong Kong is ready to join forces to speculate on crude oil futures, and they are all bullish."

"There are many rich people in Hong Kong, among which the financial aspect is more prominent, that is, Fu Jia. This Professor Liang is also a well-known financial expert in Asia, and has also served as a consultant for large investment institutions in Europe."

"For several days, they all promoted this news, it is to attract those international hot money to join, thus forming a powerful force to promote the rise of crude oil."

"And here, the vanguard is actually Wind & Rain Consultation, which is Feng's Corporation! "

Quantum Fund is also good at these methods/tricks, and Juken Miller is not less on financial TV programs.

Soros nodded, yes, the leader must be Feng. I haven't seen Feng take action for a long time. I didn't expect to take a big one.Many people think that Feng Yu's cashing out of the shares of the listed subsidiary Corporation is really for the acquisition of Li Chaoren and Huang's port controlling interest. But Soros believes that that is just a cover.

Feng Yu's real purpose is to raise funds and prepare to enter the futures market to make a fortune.

The stock market is now in a good situation. If Feng Yu invests in stock index futures, it would not be a surprise, but Feng Yu did not happen. He plunged into crude oil futures.

Does Feng Yu think that the rise of crude oil will exceed the stock index? Why does he think so?

"Zhu Ken, look into it. Feng probably raised how much money."

Knowing how much money the other party has, and then seeing how much the other party has invested, combined with some other data, can help him analyze the other party's investment strategy and direction.

"Yes, I will do it now."

After Juken Miller went out, Soros still stared at the screen in a daze.

He was originally known as the best financial investor after Buffett, and he was the world's number one hedge fund manager. The name of Quantum Fund is known to many people who don't do finance.

But then, Quantum Fund was almost finished. If it were not for him to reverse his strategy in time, I am afraid he would lose everything one invested.

The turning point was the financial turmoil that swept Asia in 1997.At the beginning, he also like a hot knife through butter. The currency and stock markets of several countries have been hit continuously, and the financial system of the other side has been destroyed.

But at that time, he was cooperating with Feng Yu, and the two parties could achieve those goals faster. But at that time, Feng Yu even warned him that he was not allowed to move Hong Kong and Lisboa, which made him very unhappy.

At that time, when he was like the sun at noon, his name once surpassed Buffett, the god of stock, how could he put Feng Yu in his eyes?

In particular, he believes that Feng Yu's funds are not much, and he can't match him at all. Besides, he didn't believe that Feng Yu really dared to confront him and come to both sides suffer.

But in the end, Feng Yu really talked to him head-on, and also drove the entire Hong Kong and Lisboa rich people. Together with the Government over there, and China Government take action, he lost a lot of profits.

And then he attacked the Russian market. This has nothing to do with Feng Yu, right? As a result, Feng Yu stepped in again. The method/trick on the Russian Government was even tougher. He directly let him spit out all the profits, and even lost the principal.

If he hadn't broken his wrist and acknowledged Failed in time, he would lose all his Quantum Fund's principal and his clients' money. Then he would not only be bankrupt, but would even have more serious troubles.All of that, thanks to Feng Yu's gift, turned him from a star that has attracted much attention to a meteor, and almost died.

Fortunately, during the internet/network bubble, he rose up again and allowed Quantum Fund to return to the ranks of the world's top hedge funds, regaining his glory.

But no matter how successful the Quantum Fund is now, he is still under Feng Yu's light.

At that time, his assets were only one-tenth of Buffett's, but he was able to complement Buffett, and even dazzled Buffett once. Now his assets are also only one-tenth of Feng Yu's. Why can't he compare with Feng Yu? Why can't it overtake Feng Yu?

If you want to overshadow Feng Yu's limelight, you don't need his assets to exceed Feng Yu. It is enough that his investment profit rate exceeds Feng Yu.

Then Quantum Fund will become the world's most well-known fund again, which can bring him more profits. Rather than as it is now, Wind & Rain Consultation is the myth of the industry, and his Quantum Fund is only in the second tier.

Isn't Feng Yu going to invest in crude oil futures this time? He was also more optimistic about this. But this time, he will earn more than Feng Yu, let everyone know who is the best financial investor!

How to be more profitable than Feng Yu? That would require him to buy a larger contract price difference and a higher financial leverage.Financial leverage operation is what Soros is best at. Many managers in his Quantum Fund are also very good at these. In other words, when he hired those managers, he focused on this point.

His team must follow his style. If anyone is different, then they must get out!

What Soros has to do now is to suppress the price of crude oil and make the price even lower, so that he can get the greatest profit from the spread.

It is not enough to rely on Quantum Fund's money. He and some fixed large clients have less than 20 billion US dollars in assets, of which his personal assets are about 6 One billion US dollars.

These funds are not enough to fight Feng Yu.

If it is someone else, then these funds, through a complex three-dimensional speculative model, can achieve the effect of several 100 billion US dollars and can easily make profits. But it depends on who his opponent is. The opponent is Feng Yu. If he is also familiar with his set, it will be difficult to play a role.

At this time, if you want to successfully drive down the price of crude oil, you must have more funds to ensure success.

Of course, if it can be pressed very low, it would be better if Feng Yu loses a large sum. However, he also knew that this was unlikely. No matter how the crude oil price, it would be difficult for him to fall below $50, so it was difficult for Feng Yu to liquidate his position.What's more, they usually do hedging, or set aside sufficient risk reserves, increase the principal at any time, and reduce the financial leverage.

But it is also very good to find some trouble for Feng Yu and reduce Feng Yu's profit.

Soros grabbed the phone on the desk: "Let's keep the notice, we will have a meeting in five minutes! "

Chapter 1665: Does Your Company Sell?

Feng Yu arranged for He Zhaoji to make many contracts for crude oil futures, but the publicly disclosed these are still insufficient compared with the funds he raised. And there are many people who are staring at Feng Yu.

The transfer of shares of any major corporation will attract the attention of many people. No shareholder of a major Corporation transfers the shares and then deposits the cash in the bank. It must be looking for other investment directions to make money generate money instead of watching the money depreciate in the bank.

Feng Yu wants to make crude oil futures and wants to make more profits, but he doesn't want to be known. In this way, when he starts with U.S. Stockmarket, he will make the other party's estimation wrong and will be sudden.

Now, Feng Yu will find a nominal investment direction for the money. It is misunderstood that Feng Yu does not invest so much in crude oil futures, and thus cannot judge Feng Yu's profit.

Many of Feng Yu's industries are already among the top in the world, so there are only a few options for investing such a large sum of money.

Either enter a completely new field or expand the scale of an existing field.

In fact, Feng Yu really has an investment plan, which is to invest in shipping.

Not only the transportation, but also the shipyard, which has a mutually promoting effect on his retail business.Of course, if Feng Yu's other industries can go further, Feng Yu is also very happy. Such as car, medicine, electronics and so on.

Feng Yu didn't look for a goal to work on public relations, but adopted a strategy of casting a wide net and focusing on tackling tough problems.

Chapter 1666: Advantage Business Enlargement

Ralph's words are of course not casually said, but they really intend to acquire the supermarket group wholly. Of course, it is not a deliberate purchase, but the North American supermarket group that has deliberately purchased shares. It currently ranks eighth in North America with an annual turnover of more than 30 billion US dollars.

If this supermarket group is acquired and merged into Taihua Supermarket Group, it can once again increase the scale of Taihua Supermarket Group and reduce costs.

Feng Yu is to let Ralph acquire them under the name of Wind & Rain Holding Company Group, and then resell them to Taihua Holding Group. After they are merged into Taihua Supermarket Group, they can expand Feng Yu's equity in Taihua Supermarket Group.

Di Brown is angry. This supermarket is an important pawn for them to enter the North American market and an important method/trick for their expansion.

They plan to take full ownership of this supermarket group, and once again acquire some supermarket groups of similar size, and then they can return to the ranks of the world’s three largest retail giants, once again squeezing Taihua Supermarket Group out of the way, and get behind them tightly. The polar bear supermarket group catching up.

It now seems that the Wind & Rain Holding Company group is determined to compete with them.What he didn't know was that Ralph not only contacted this supermarket group, but also the shareholders of several supermarket groups, and actively contacted him, intending to sell some shares to him.

Some are losing money on other projects and need funds to fill them up, some are planning to invest in other industries to raise funds, and some are declining supermarket turnover and they need new shareholders to stimulate.

So Ralph has many options, not just shares in this supermarket.

However, too few shares of other supermarkets were sold to satisfy Feng Yu. Even if you can't hold a controlling stake, you can't become a minority shareholder. How can you occupy more than one-third to avoid absolute controlling.

Feng Yu intends to get a big vote this time, and then open up and expand the advantageous businesses of Wind & Rain Holding Company Group and Taihua Holding Group.

In this way, cross-shareholding will make the ownership structure more complicated and more stable.

Not only in retail, Kameido Masao is also in contact with car, IT, electronics, etc., of course, they are also Japan's advantageous industries.

Many of Feng Yu's companies may have the most well-known brands and the top brand value, but the scale is not enough.

For example, Wind & Rain Electronics and Wind & Rain Appliances are still far behind Sony Group and Songxia Group.Others also make electronic appliances, but they can develop very well in the derivative industry and become the world's top corporation.

The scale of the plant alone is much different between Wind & Rain Electronics and Wind & Rain Appliances.

If it is possible to acquire a top electronic and electrical company at this time, it will be of great benefit to the expansion of the scale.

The same goes for car. Although the Bing City Machinery Manufacturing Group is China’s Boss, it is not ranked in the top ten in terms of sales or brand value in the entire world.

If you can acquire some car brands at this time, you can use the other party's channels to promote Song River car. After five to ten years of development, Song River car can truly occupy that market.

When the Company develops to a certain scale, it often embarks on the expansion route of acquisition and merger. Because when a company develops, it first focuses on a market and then slowly expands the market.

But when you are focusing on one market, your peers are also focusing on another market. You want to expand the market, and your peers also want to expand the market.

In many cases, the products of both sides cannot completely lead each other, they have advantages for each other, and both have loyal consumers. At this time, if you compete for the market, both sides may suffer.

So what is the most common solution in Europe and the United States, merger!If the family is small and the family is big, then the big one must want to buy the small one. Sometimes, mergers and acquisitions will be adopted.

But if the size of the two companies is not much different and no one can guarantee that they can acquire each other, then a merger model will be adopted and the strengths of the two companies can be combined to make all shareholders make money.

This is more typical of Daimler-Chrysler Corporation, which is the product of the merger of two very powerful car companies.

After the merger, the original shareholders of the two Corporations became shareholders of the new Corporation, so that the shareholders could make more money. The only thing they have to compete is the power and brand of the merged Corporation.

Among them, Xiao Tun Da's example is not without.

For example, WorldCom Corporation, this is the most typical example of small swallow big. But as a result, Corporation quickly became the world's second internet/network and communications group within two to three years, with a market value of nearly two 100 billion US dollars.

But the reality is that they have more than 40 billion U.S. dollars in debt and have huge losses every year.

In order to maintain the stock price, they have to take a risk out of desperation and make false accounts. Then after Feng Yu found someone to explode, the company's stock price plunged quickly and finally embarked on the path of bankruptcy.Those former shareholders of WorldCom Corporation were once on the rich list, but then many went bankrupt.

Feng Yu used a different method. He did not intend to acquire. He planned to acquire and used cash to acquire.

First of all, he now has a lot of cash, and after this time, he will have more cash. This cash must be spent.

Acquiring a well-known company in the same industry and expanding the scale of the company's industry is the safest way. It is much better than entering a strange field. One is more convenient to manage, and the other can also integrate superior resources to make Company more powerful.

Unless this unfamiliar field has important strategic significance, such as the shipping industry, then it is another matter.

Among them, the ones that need to be expanded most are those businesses that have not become the world's number one. It is already number one in the world, and if it continues to expand, there will be a lot of trouble.

For example, it will be suspected of monopoly, and will be boycotted by various countries.

But if it is not the world's first, nor after the acquisition, it will be much easier. Feng Yu intends to make some companies the second and third in the world, and then through their own development, become the world's first.

This not only avoids some troubles that may be involved, but also has some challenges and motivation.In other words, it is more difficult for Feng Yu to become fat in one bite. For example, in the car industry, if Feng Yu wants to become the number one in the world, he would have to acquire Company, which is four times the size of Song River car. That way, not only will it be small but the capital required is also an astronomical figure.

However, it is very possible to acquire some car brands and then develop slowly. Within ten years, it will become the top five car company in the world. And then slowly figure it out, it may not have the opportunity to become the world boss.

These very large acquisitions are temporarily unavailable. Feng Yu will not take money out of the acquisition at this time. After a year or two, after the economic crisis occurs, it is a good time for Feng Yu to take action!

Chapter 1667: Brother Ji Is Also Greedy

When many companies in the world were attracted by the Wind & Rain Holding Company group, Kirilenko had quietly come to Hong Kong.

"Feng, why did the crude oil fall again?" Kirilenko asked the impatient when they met.

"Brother Ki, calm down, calm down." Feng Yu smiled and patted Brother Ki's big hand grasping his shoulder. "If you do not use more than ten times the financial leverage as I said, then there is no need to worry."

Crude oil had already risen to $55/barrel, but it fell back to $51 in the past two days. The drop is less than 10%, so as long as you do not use more than ten times the financial leverage, you will not liquidate your position.

Kirilenko's lips moved without saying a word.

Feng Yu's eyes widened: "Brother Ki, your agent recommends that you use a higher financial leverage?"

If this is the case, the broker is not qualified at all. The greater the capital, the more stability is required. This is the principle of unchanging since times immemorial.

Kirilenko said nonchalantly: "No, they disagree, or even they disagree that I use ten times the financial leverage. I suggest that I use twice the financial leverage first."

"Well, it's about the same, it's qualified." Feng Yu nodded in satisfaction, "Then you didn't hedge?"
"No, didn't you think that crude oil will definitely rise this time? It's just a matter of how much and how little, so I didn't let them hedge." Kirilenko lowered his head, "and I have a sum of money to use High financial leverage."

Still have some money?

"Brother Ki, didn't you put in the risk reserve, right?"

The risk reserve is used to add margin at any time, amortize the financial leverage multiple and reduce the loss of money. For example, if you use ten times the financial leverage, but seeing the futures fall by 10%, you will add a double margin to make the financial leverage five times, so that the decline will reach 20% before it will be flattened. warehouse.

In addition, this money can also be used for reverse operations. If the downtrend is severe, then there is no need to call for margin calls. Instead, perform short-selling operations in reverse and use the profit of this contract to dilute the previous loss.

The risk reserve must not be used lightly, even when it is considered a victory, there must be a surplus. Nothing is absolute, such a large sum of money must not be desperate.

"Half, only half." Kirilenko whispered.

"And then, this money has been lost?"

"No, I used the remaining half to reduce the financial leverage multiple. But if it continues to fall, then I will still liquidate my position."Feng Yu shook his head: "Brother Ki, when you are in your fortune, there is no need to take such a big risk. This time, being conservative will be enough to make you a lot of money. Why bother? The futures market itself is risky. You I also used higher financial leverage, which is too aggressive."

"I still have a certain amount of money, which I will lend to you in a while. You invest in it first, and then spread the financial leverage multiple again to fish out the capital. Although you will still lose some money, you must have a risk reserve! "

"Well, it's up to you."

Kirilenko came over this time, in fact, he wanted to borrow a sum of money from Feng Yu, and then fish out some of the capital. When he uses high financial leverage, although his agent opposes it, he is the Boss and his opposition is invalid.

But now he has regretted it a long time ago. He doesn't even know one and understand half of the financial aspect. From now on, he should be safer as Feng said.

He wanted to make more money and wanted to surpass Bill Gates, so he took a risk.

But if the result of the adventure is that he can't even keep his position as the world's top ten richest people, it would be a big loss.

This time was also a lesson for him. Playing finance is much more difficult than managing Corporation. Kirilenko is very envious of Feng Yu, such a difficult business, Feng Yu can actually play well."This time, how much can you invest in total?" Feng Yu asked.

"At present, I have raised close to eight One billion U.S. dollars, and some stocks can be negotiated immediately, and about two One billion U.S. dollars can be received, and the total can be almost 10 billion U.S. dollars."

Although Kirilenko has a net worth of 30 billion U.S. dollars, there is only so much cash available. It is also very rare for a rich man like Kirilenko to take out one third of his net worth.

This number is similar to Feng Yu's estimate. He knew that Brother Ki would definitely raise more funds, and then he wanted to make his net worth surpass Bill Gates and become the second in the world.

"What about the deposit, how much did you reserve?"

"One billion dollars."

"Less. It's just the beginning. The general trend has not yet formed. The margin should be kept a little bit more. Later, depending on the situation, you can add more contracts. But that's okay. If 1 billion US dollars, I can almost help you get back 900 million US dollars. If you are lucky, you might be able to get all the principal back."

Kirilenko grinned, and he could still accept a loss of only 100 million dollars.

In fact, Kirilenko didn't tell the truth this time. The funds he was able to raise were not just US$10 billion.He is running several of his subsidiary Corporations to go public, and then taking advantage of the good stockmarket situation, he can definitely raise a lot of funds.

Of course, he can't move the funds. When raising stocks, he has never heard of raising funds to distribute dividends to shareholders. But he can withdraw the liquidity of this subsidiary Corporation in advance, in the name of dividends or other.

Use the funds obtained from the stock raising to allow the Corporation to develop normally.

That is to say, the Corporation, which was able to develop well without the need to raise stocks, made it impossible for him to raise funds, and the capital chain would be tempered.

He paid out those Corporation shares, but also raised a large sum of money. And through this method/trick, he has become closer to the rich in some countries such as the Commonwealth of Independent States, and everyone else is united around him, with him as the core.

There is also that he plans to take some of the Corporation's stocks as collateral and borrow from the bank. The reason for the loan is also very simple. Just make up a reasonable one. His high-quality stocks are not only in Russia, even in Europe and the United States. It is not difficult to obtain loans, mainly depending on how much they can lend.

For example, a Corporation’s assets are assessed at 100 million, but if you take all the mortgages, bank can lend you up to 70 million, or even 50 million. They have to consider the risk of asset devaluation, even if everyone The same is true for identified high-quality assets.Of course, Kirilenko also has a lot of antique art collections, and he is also asking the bank to evaluate and prepare to mortgage all.

This time, he wants to get more capital to make his profits higher. Feng said that this is the best chance to surpass Bill Gates. Next time, it may take another seven or eight years.

In 1978, Kirilenko could not wait that long, this time he surpassed Bill Gates, and next time, he will make his assets exceed 100 billion US dollars!

Chapter 1668: Sure Enough It Was Him

After Kirilenko came to Hong Kong, Fu Guangwei came from Beijing. Then the two called He Laosan again, and ran directly to gamble ~ play on the boat.

Gambling is not terrible, the terrible thing is that you don’t know how to control, and you are addicted to it. Ten bets and nine loses. If you don't bet, you win. This is what the king told his family's children.

If you just want to have fun, if you want to make a fortune with this, then let go of this idea as soon as possible.

Feng Yu discovered that Kirilenko seems to be a little addicted to gambling. Every time he goes to the United States, Kirilenko always goes to Las Vegas to play. Lose more and lose less, but it's too much.

Gamblers are not suitable for business, especially not suitable for high-risk, high-yield financial business.

But this time, Feng Yu needs Kirilenko's financial support.

If it's just speculation in crude oil futures, it doesn't matter. Although Kirilenko has a lot of funds, attracting international hot money is the most important thing.

But if you think of U.S. Stockmarket disturbing the situation, Kirilenko's funds are particularly important. And at that time, Kirilenko will be able to drive more funds. In Eastern Europe, Kirilenko is also a businessman's banner!

After Feng Yu lent a large sum of money to Kirilenko, someone would naturally operate there and quickly spread the financial leverage, then settle the contract and set aside risk reserves without Feng Yu and Kirilenko to worry about.Feng Yu once again gathered with Professor Liang and others to discuss the reasons for this decline in crude oil.

Chapter 1669: Bitter Wang Zhenhua

Even with Feng Yu and Soros's team simultaneously pulling up the price of crude oil, the price is constantly fluctuating and never rises in a straight line.

The ideal transaction is to buy at a low position and sell at a high position. But this is just an ideal, no one can do this in short-term rapid fluctuations, even with more convenient and fast electronic transactions.

Because you don’t know when there will be a big sale or when there will be a big purchase. So at this time, you need to pay some price to ensure that the price of crude oil rises amidst fluctuations.

This can attract more people to enter, attract more funds to enter, and let these funds be invested in accordance with their intentions, at least to maintain this trend.

Among them, there will be losses in some contracts, which is the price they have to pay.

Of course, compared to their profits, these are not problems at all. The question is whether the other party will follow the verbal agreement.

For example, if Soros knew that Feng Yu had invested such a high amount, then they would not take out this large sum of money at all, but just buy them all up. Anyway, Feng Yu would definitely increase the price of crude oil.Just like Feng Yu did it during the Asian financial crisis. Watching Soros lead some people, desperately selling short, and then Feng Yu followed suit to make money, but the profit rate even exceeded Soros.

Fortunately, Feng Yu plans to speculate in the long term this time, so Feng Yu is not worried about some small fluctuations. He will wait until a price he considers appropriate before delivering all contracts.

According to Feng Yu's previous generation/life memory, the price of crude oil has risen all the way to close to one hundred and fifty dollars per barrel, which has nearly tripled. Even twice the financial leverage can make them more than five times the profit.

However, there is still a big difference between theory and actual operation, especially the uncertainty of futures. Once a certain news changes, then the price may change.

Moreover, once the rise is too strong, it will inevitably lead to the intervention of various countries. For example, major crude oil importing countries such as the United States and China will never sit back and watch the crude oil surge. This is not in their national interests.

But this is in the interests of those investors. The greater the price difference, the higher their profits. The reverse plunge of the previous generation/life crude oil price also has the shadow of some national funds.

The lower the price of crude oil, the more they will save money as a major crude oil importer.

Of course, there are many factors for the previous generation/life crude oil price increase, and these are variables.Moreover, futures contracts generally have time limits, divided into one month, three months, one year, etc., and the contract will be forced to close at a fixed time. Of course, you can also make delivery at this time. Repurchase is equivalent to moving the position, and then you can expand the contract month.

And during this period, if the price fluctuates greatly, then you will not be able to make this profit. So even if you plan to speculate in the long-term, then the profit is definitely not that high.

The price of crude oil returned to $55/barrel again, and Feng Yu and their contract once again made a profit. Of course, the better news is that Kirilenko's part of the contract can also be delivered, and all the capital has been recovered. As for the profits obtained, it belongs to Feng Yu.

Chapter 1670: Fu Guangzheng

"Feng Yu, why the news you said hasn't come out yet?" Fu Guangzheng was a little anxious.

Feng Yu said with certainty that crude oil prices will definitely rise this time, not only because Iran will definitely cut crude oil production, but also because of Feng Yu's analysis that the Fed will cut interest rates again.

It seems that the Fed's rate cut has nothing to do with the rise in crude oil, but it actually has a lot to do with it.

If the Fed cuts interest rates, the cost of using the U.S. dollar will be reduced. The U.S. dollar is the universal reserve currency in the world. The foreign exchange reserves of all countries in the world basically include the U.S. dollar. This makes the U.S. dollar a hard currency almost like gold.

As the universal reserve currency in the world, the U.S. dollar is naturally freely convertible. If the Federal Reserve cuts interest rates, many people will exchange the U.S. dollars in their hands for convertible currencies that have not cut interest rates, or other commodities.

What kind of situation will this create, that is, selling the dollar and causing the dollar to depreciate.

This is just like the Asian financial turmoil at the time when Thai baht and others were continuously being sold off and thus depreciated.

You said that the value of the U.S. dollar is depreciating, don't the U.S. suffer?

It is not necessarily true. The U.S. dollar is not foreign exchange reserves in the United States, but the euro, the yen and so on. Moreover, it can be seen from China's several interest rate cuts that this is a method/trick to stimulate currency circulation and consumption, which can stimulate the domestic economy very well.Because at this time, the United States has already seen that their economic growth is slowing down, and there are signs of recession. As the world's largest economic power, how can we watch other countries grow faster than them? Especially for China and Russia, which they have been trying to suppress, the economic growth is too fast, which makes them very uneasy.

And in this way, countries with very large dollar foreign exchange reserves can also be hit. Where is the main one? The main ones are Asian countries, including China, Japan, etc., which are all big countries with world dollar foreign exchange reserves reckoned to be first or second best.

The depreciation of the dollar means that their reserves depreciate and their wealth evaporates.

This is a method/trick that serves multiple purposes, so regardless of what the Federal Reserve is not a government unit, it also represents the interests of the United States and the interests of those investors in the United States.

The Fed cuts interest rates and the U.S. dollar depreciates. What impact will it have on crude oil futures?

Crude oil is pegged to the U.S. dollar. All crude oil transactions are measured in U.S. dollars. Fluctuations in crude oil prices are also based on one U.S. dollar as a base point. What is the impact of the peg?That is to strengthen the value of the U.S. dollar. Crude oil is the world's most important energy source. After being linked to the U.S. dollar, the U.S. can use the U.S. dollar to influence the price of crude oil to a certain extent, guarantee their interests, and continue to expand the influence of the U.S. dollar. .

Therefore, the fluctuation of the dollar price has a very important impact on crude oil. The depreciation of the U.S. dollar means that a barrel of crude oil at the same price has actually depreciated. Does the purchasing power decrease?

So how to ensure that the actual value of crude oil remains unchanged? It's simple, increase the price.

The original crude oil price of 55 US dollars per barrel has risen to 60 US dollars per barrel, so the purchasing power will be flat.

Feng Yu persuaded Fu Rongqi to say that crude oil production was cut and the dollar depreciated, so crude oil prices will inevitably rise.

But the current situation, only Iran unilaterally announced a reduction in crude oil production, and other OPEC member states did not say anything. Although they did not oppose it, they did not support it either.

Moreover, the Fed did not cut interest rates, and the U.S. dollar did not continue to depreciate. How could the price of crude oil soar?

He Zhaoji told Soros that each company used one billion dollars to increase the price of crude oil, which is actually used to suppress the dollar. Just like when they suppressed Thai baht, they kept borrowing from the bank and then sold it at a low price.The price difference here must be a loss. The two parties agreed to prepare to lose one billion US dollars.

But this part of the loss can be earned back through the increase in crude oil prices. Moreover, the depreciation of the U.S. dollar has no bad impact on the United States. They can raise interest rates through the Fed at any time to reverse this impact. This is also a method/trick of their economic manipulation.

So Soros and Wind & Rain Consultation joined forces to suppress the US dollar. He did not have any psychological burden. Anyway, this is more in line with the interests of the United States.

In the second quarter of last year, the Fed cut interest rates once, which indeed greatly stimulated the domestic economy of the United States. At that time, it also caused crude oil to rise to nearly $80 per barrel.

Then it slowly fell back to the normal level of fifty or sixty dollars, also because of the Fed's constant interest rate hikes.

Feng Yu firmly believes that the Fed will cut interest rates again. In fact, no one else believes it.

In less than a year, the interest rate will be cut again. How is this possible?

Feng Yu looked at the anxious Fu Guangzheng: "Wait a minute, this news is coming soon. If Soros has not joined, we still have doubts, but Soros has joined, then this will definitely happen."Among Quantum Fund's clients, there are many large banks, which naturally includes the Federal Reserve Bank of the Federal Reserve. And among Soros's friends, there are also the executive committee of the Federal Reserve, who will certainly have news channels in this regard.

Of course, one of the executive committee members is also a friend of Ralph. As for how to make friends, I won't mention it.

These people will know that the Fed really intends to cut interest rates again to stimulate the economy and let people spend the money in the bank.

"But how long do we have to wait?" Fu Guangzheng asked.

Feng Yu glanced at Fu Guangzheng: "Guangzheng, why are you so impatient? Although crude oil prices have been fluctuating these days, they are also rising amidst fluctuations. We are still profitable."

"But the profit is far less than investing in stocks. If we use the money for stock index futures, we will definitely make more." Fu Guangzheng retorted.

Professor Liang shook his head: "Guangzheng, things can't be viewed this way. Do you think we urgently need to buy stock index futures before, and wait until news of the Federal Reserve's interest rate cuts and crude oil production cuts.

"In that case, crude oil prices must have risen a lot, and our profit margins will be much less. And there is a very important point so that we will no longer be a weather vane."Now that we have entered earlier, many investment institutions and hot money are staring at us, using our operations as the vane. In other words, we have already affected the price of crude oil to a certain extent."

"The biggest advantage is that when we sell short in the opposite direction, we can also encourage others to follow suit, so as to ensure that we get the maximum profit."

"There is a question of initiative, which is the most important, and it also minimizes our risk."

Feng Yu suddenly smiled and asked, "Guangzheng, did you borrow a lot of money?"

Chapter 1671: Interest Rate Cut

What can make Fu Guangzheng so impatient must be the profit at this time, and Fu Guangzheng cannot be satisfied.

So Feng Yu guessed that Fu Guangzheng might be the same as Kirilenko, investing more than he knew, and maybe even borrowing the principal.

Fu Rongqi and Professor Liang both looked at Fu Guangzheng, and Fu Guangzheng Nono said: "It is another private placement of money, the promised profit is very high, and it is a monthly settlement."

"You..." Fu Rongqi looked disappointed, there is no such thing as a big deal here!

"It's okay. You can't lose your credibility. You still have to find a way to give this money to your customers. As soon as the news comes out, we will work together to suppress the U.S. dollar and increase crude oil. It won't be too difficult. But you also have to know that there is Soros this time. When someone joins, they are not friends with us."

"It can even be said that we are looking for skin with tigers. So he may bite us back at any time, but we are not lambs, we are lions, and lions, we must win in the end. But even if we win, we must also With injuries."

"Guangzheng, don't be too risky. There are many opportunities to make money. Just like when you buy antiques, if someone tells you, if you buy this back, you will definitely be able to pick up the leak, or it will be a big leak. Will you believe it now? Since there is such a big bargain , Why should I let it to you?"
"Either he asks you, or he intends to cheat you, don't you deny that?"

"We are not playing this time, we can't have a gambling mentality. This is an investment. If you want high returns, you have to take high risks. We can make money safely. Why should we take such big risks? "

"I know, you have always wanted to be the richest man in Hong Kong. You don’t need to deny that. Look at those assets that have skyrocketed. How many are really safe? Just like the Yingke Corporation, which invested in Li Zekai, when the stock price soared. But later, it was not that the fall came back. When the high point, we were not eligible to cash out at all."

"Even if you are not the richest man in Hong Kong, who can underestimate you? You are the son of the Fu family. Isn't your name Fu Guangzheng also popular? Isn't it also in various world-class media news?"

"Under your leadership, the Fu family will definitely continue to grow. We are not against this. But if you are too aggressive, do you think this is a good thing for the Fu family? Why did Li Chaoren choose to identify Li Zeju as Successor? He clearly said that Li Zekai is more like him."
"Because at different times, different people at the helm are needed. Look at my corporations. Most of my companies choose to manage them. Don’t I know that youngster has more ideas? There are even a few people who are my own hands. Come out, why didn't I hand over the Corporation to them?"

"Money can never be made, and there are opportunities. None of us can grasp every opportunity, but we can choose to make the most secure money based on the opportunities we can seize."

Fu Guangzheng did this, but Feng Yu was actually very upset. Fortunately, Fu Rongqi and Professor Liang control the main funds of Fu Jia. Otherwise, this kind of selfish but incapable random operation will disrupt Feng Yu's deployment.

Kirilenko has learned the lesson, and Feng Yu also hopes he will remember the lesson from Fu Guangzheng.

"You're right, I'm too greedy. I won't do these unruly operations, and I will find a way to deal with the tail without trouble."

Fu Guangzheng also recognized that he really doesn't have much talent in finance. If it were not for the help of his father-in-law, he would be far worse than his two cousins.

But in other respects, the cousin could not discuss two disparate things together with him.In terms of finance, it will be managed by others in the future, and he can do what he is good at at ease. Even without this piece of business, he still has the confidence to lead the Fu family to take off!

Another thing that made him make this determination, he just learned that Liang Yin was pregnant.

Some people say that only when you become a father can you realize your responsibility, grow, and mature. Perhaps it is biased to say this, but it also makes sense.

In short, this news has changed Fu Guangzheng's mentality, which is definitely a great thing for Feng Yu. Of course, Fu Guangzheng is very convinced of Feng Yu, even surpassing his uncle and father-in-law, which has a lot to do with it.

Chapter 1672: Fried USD

As soon as the news of the Fed's interest rate cut came out, crude oil rose by $3 per barrel that day.

Feng Yu led people to borrow large amounts of US dollars in the market, from banks and securities companies, using high financial leverage to continuously borrow and sell to suppress the price of US dollars.

At the same time, the American market and the European market have the same response, and there must be Soros's handwriting in this.

"Feng Yu, do you want to continue? During this period of time, we have lost about eight hundred million dollars." Li Zekai asked.

Of course, we lost 800 million U.S. dollars in the currency market, but in the crude oil futures market, these losses have been earned back, and even more have been earned back.

However, Li Zekai was very dissatisfied with this ratio of pay and benefit.

At the time of the Asian financial turmoil, the speculation of Thai baht was much faster than this, and the profit was also higher.

"Continue, since we have promised Soros that both parties expect to lose 1 billion US dollars, we will finish as agreed. We can't control whether they will keep their promise, but since we have said it, we must do it."

Investing an additional 200 million yuan can also make this money back. Feng Yu knows what Li Zekai is worried about. What's worried is that Soros will not suppress the US dollar. The main force is Feng Yu and the others, and Soros will pick up money.

Feng Yu also did this kind of thing."Feng Yu, suppressing the US dollar does not seem to be particularly effective. Although crude oil is also rising, the financial leverage we used is not high, and the profit is much lower than expected." Li Zekai couldn't help but say.

The U.S. dollar is not Thai baht. One is that it has a large issuance, and the other is universal. When they suppress the U.S. dollar, some countries may find ways to increase the U.S. dollar. For example, Japan must do so.

Feng Yu smiled and leaned on the sofa, with Erlang's legs tilted: "Yes, the U.S. dollar will depreciate, and it will not depreciate too much. It will certainly not depreciate as much as Thai baht and others. Difficult."

"But the attitude we want makes other people think that the dollar will depreciate a lot, and then let them change the dollar into other currencies or commodities."

"In this way, more money will be poured into the financial market, and a trend will be formed to increase crude oil."

Li Zekai frowned: "Feng Yu, how do I feel that the stockmarket has risen at a faster rate than crude oil recently? Shouldn't we make more stocks or stock indexes?"Everyone did exchange the U.S. dollar for other commodities, and indeed a lot of them poured into the financial market, but more of them poured into the stock market, not the futures market. Even in the futures market, there are many other commodities. , It does not necessarily mean buying crude oil.

"Do you also think stockmarket is better? Then have you ever thought, if stockmarket plummets?" Feng Yu asked rhetorically.

"The stockmarket plummeted? Because of what?" Li Zekai knew that Feng Yu would definitely not shoot without aim. Since he said so, he must be sure that stockmarket will fall sharply.

"There can be many reasons for the stockmarket crash, the most common of which is the negative news in a certain industry, which then affected the stock market of the entire industry, causing many investors to panic and flee, and the market plummeted."

"And what I am best at is to expose the false prosperity of a certain industry, based on a company, affect the credibility of the entire industry. Losing the trust of the investor, then it will inevitably cause serious impact."

"Next, we go to U.S. Stockmarket, buy real estate stocks, and then... prepare to sell in large quantities! "

Chapter 1673: Don't Want To Be Alone (10/10)

The next day, the General Motors Board of Directors was held again. All board members/directors put forward the most suitable plan, but the interesting thing is that the plans of several of them are so similar.

Obviously, although Sol emphasized that everyone should follow their own ideas, take care of the interests of each shareholder, and take care of the interests of the Corporation, but these people must have discussed it in private.

"Do you agree with this plan?" Sol looked around at other board members/directors. They have discussed this plan for two hours!

Marl Fu's face is a bit unpleasant. In his opinion, this plan belongs to drinking poison in the hope of quenching one's thirst. Although some cash can be obtained, it cannot fundamentally solve the company's dilemma.

The baggage thrown off is not enough to get the Corporation out of trouble. But this plan is the result of discussions among these board members/directors. Marl Fu is very disappointed.

After all the board members/directors agreed, Sol continued: "Marl Fu, you are going to talk to Wind & Rain Holding Company on behalf of Corporation. This time, you must get more than US$10 billion in cash for Corporation. After this matter is settled, I nominate you to join the Board of Directors."

Marl Fu looked at Saul in surprise, he looked at other board members/directors, no one objected.These assets, if it were two years ago, would not sell for the same use of 10 billion US dollars. But now, counting the loss, 10 billion dollars in cash, not many people will accept it.

The important thing is that General Motors can get rid of a lot of bad assets. This is the key point.

Chapter 1674: Cause Of Crisis (2/10)

At this time, the U.S. mortgage finance Corporation market had already shown some crises, but they were all resolved by the U.S. Government. How did they resolve it? It's simple, adjust the interest rate.

Since last year, the Fed has continuously adjusted interest rates and kept rising. It has risen from 1% to 5.5%.

Rising interest rates means that the income of these mortgage finance corporations has risen, and the income of bank mortgages has risen, but the pressure on those who repay their loans has risen several times.

The interest rate of loans is normally higher than the interest rate of deposits. This is also one of the main sources of bank income, which is to attract savings and lend.

And what does the rising interest rate mean? This means that those who could normally repay their mortgages can't afford it now.

The intervention of the Mortgage Finance Corporation has given many Americans the opportunity to buy a house, allowing them to borrow money even if their creditworthiness is not enough and their repayment ability is worrying.

And there is another mode, that is, the principal repaid every month is the same, but the interest is adjusted with the bank's adjustment.

So when the bank's interest rate is raised several times, the interest that many people have to repay is also raised several times, which greatly increases their burden.Some people who could afford to pay back the loan can not afford it now. In the past, housing prices rose rapidly, so even if these people could not repay the loan, the Corporation could still auction the house without loss, and the client would not lose.

However, the rate of increase in house prices is not as fast as the rate of increase in interest rates, which means that customers are losing money now, and Mortgage Finance Corporation is also losing money.

It was also in this situation that the U.S. Government decided to let the Federal Reserve cut interest rates. Although the Fed does not belong to the Government, it still has a certain degree of influence.

It is a pity that all this is too late, and many loans have become bad debts.

As the second sub-prime loan Corporation in the United States, New Century Financial Corporation, it has issued too many loans. And in order to promote efficiency, they have issued loans to many people who did not meet the requirements at all. Some collaterals have even been double mortgaged.

Many people's income situation should not be able to successfully borrow. You earn 1,000 dollars a month and have to repay more than 900 dollars. It seems that you are still rich, but normal loans require income to exceed twice the repayment amount. The above is more secure. And the remaining money must be enough for the other party to live.How to live with dozens of dollars left in a month? Let alone a country with a highly developed economy like the United States, even in some countries with an average economy, it is not enough. Prices are there.

And many people still don't have money. New Century Financial Corporation thought of another "good way", that is, to change the loan model. You can re-select the loan method, and the repayment method will naturally change. In this way, the problem that many people have difficulty in repayment can be solved.

But this is only treating the symptoms rather than the root cause, and even belongs to drinking poison in the hope of quenching one's thirst. The result of this is that New Century Financial Corporation has suffered more losses.

New Century Financial Corporation is also a rapidly developing Corporation. It was established in 1995 and went public in 1997. The Asian financial turmoil in 1998 affected the world, especially the collapse of the real estate bubble in Asia, which hit the United States once again.

However, at that time, the scale of New Century Financial Corporation was not large, and it successfully avoided this risk, and subsequently developed more rapidly.

When GCEO rge Bush came up with this housing plan, most of the real estate finance corporations have developed rapidly, and the stock prices of many corporations have also risen rapidly.But in 2002, Feng Yu triggered the internet/network bubble in the United States in advance, especially exposing the false accounting method/trick of Corporations such as WorldCom and Enron, which caused the entire US Stockmarket and even the global stockmarket to be affected. It was hit hard, and it didn't get over in a few years.

At that time, New Century Finance Corporation developed even faster. However, at the same time, the two rooms also broke out a fake account scandal.

But what is interesting is that the scandal of the two housing groups is not that they falsely reported profits, but concealed profits!

At that time, real estate profits were very high, and Liangfang Group also made a lot of money. However, the two corporations concealed a lot of profits for reasons such as paying less and paying less taxes.

This gives many people a signal that the real estate finance industry is too profitable now, and after concealing profits, it still makes so much. As a result, more and more people began to enter the real estate finance field, wanting to make more money.

It was also at this time that the stock price of New Century Financial Corporation also fell inevitably. However, the decision-makers of this Corporation believed that the market underestimated their stock price. Then they joined forces with several companies that also had sub-prime loans to make They became a real estate investment trust corporation, hoping to attract more investors with higher dividends.Simply put, this New Century Financial Corporation doesn't have much money at all.

However, they dared to lend money, and the review efforts were extremely low, and even the review was a cutscene, allowing them to lend money rapidly, and it was very prosperous on the surface.

Bank lending, you go to the bank to handle it, and most of it needs to be queued and reviewed, which is very complicated. But in New World Financial Corporation, these processes are not needed at all.

They all use brokers, and even many brokers don’t even have an office/bureau, and they work at their own homes. As long as a phone call, the broker will come to the door for service, in every possible way, which looks much more intimate than the bank.

The New Century Financial Corporation, too, has rapidly grown into the sub-prime mortgage Corporation of the United States II. After more than ten years, the market value of the Corporation has soared from US$1 million to more than US$3 billion!

This Corporation is also very lenient for brokers. The paid leave of many brokers can last up to half a year, and it even includes many executives.

Under this kind of operation, the hidden dangers of the New Century Financial Corporation are getting bigger and bigger. Many people are simply defrauding loans, and the Corporation has more and more bad debts and bad debts.The Financial Audit Corporation of this Corporation has already discovered these problems, but they have always chosen to keep them secret. Once the investor knows that this company has lost so much, then the company is dead.

This kind of financial loan Corporation should have sufficient cash reserves, but this Corporation does not. So as long as the news is released, the result is doomed.

Feng Yu looked at the information that Ralph handed him, but he didn't expect that this Corporation would lose more funds than he thought. And not only the New Century Financial Corporation, the same Corporation, there are many more, all in the same situation.

Feng Yu put the information down: "Ralph, tell them that the plan can begin! "

Chapter 1675: Media Offensive (3/10)

Feng Yu has contacted Zhang Ruiqiang in advance. The US stocks invested by state-owned assets have almost been sold off, and there is not much left, which has little effect.

Feng Yu called Zhang Ruiqiang again: "Lao Zhang, let the notice go on, and tomorrow we will sell all the real estate stocks in the U.S., don't worry about the loss, otherwise you will be locked up!

After this news comes out, it will definitely cause panic selling. If you want to sell at that time, you may not be able to sell it. And now the stocks of the US invested by state-owned assets have also made a lot of money. Don't be greedy.

"I see, according to what you said, will U.S. Stockmarket fall sharply?" Zhang Ruiqiang asked.

If U.S. Stockmarket is going to fall sharply, then he can also make money by selling short the U.S. stock index.

"It may fall a little bit, but the government of the United States will immediately arrange a rescue. The stockmarket will not have much impact, but will continue to rise. It will not fall until things get bigger."

At this time, Feng Yu can't fully grasp it, so Feng Yu does not recommend that state-owned assets take risks. If someone on the state-owned asset side uses a high-fold financial leverage operation, and a mistake, the profits made this year will be included, and the capital may be lost."Lao Zhang, do you want state-owned assets to participate in this matter? You want to make it clear that we are private capital, and participation can be regarded as a personal act. You are all state-owned assets. If you also participate in short selling, Will there be trouble?"

Feng Yu is planning to stir up the U.S. Stockmarket this time, which will seriously affect the U.S. financial market. He can participate, Kirilenko, Li family, and Fu family can participate, but state-owned assets are not suitable because they represent different meanings.

"Then so much money, why don't you invest?" Zhang Ruiqiang has a headache. If so much money is not invested, how much less can I make a year.

And there will definitely be people staring at the money, getting some everything in disorder projects, wanting to invest, wanting to allocate funds, this is what Zhang Ruiqiang is most reluctant to see.

"Lao Zhang, you can invest in other products, such as futures. Or you can let the money invest in the domestic financial market, but be careful, it must not be too high-profile, otherwise it will disrupt the domestic financial market order. "

"What do you mean, can we still manipulate the market and fail?" Zhang Ruiqiang said unhappy.

"It's not that, but you have too much money. What does it mean to enter the market with a large amount of money means that the overall stockmarket will rise, which will attract more retail investors to follow suit, and then China's investors will definitely increase a lot."
"But you still have to withdraw this money later, right? At that time, the stockmarket will plunge. You big dealers won't lose money, so who is it that loses? Not the retail investors?"

"Have you ever thought about what the retail investors will say to you? How serious will this affect the domestic stockmarket and even the financial market?"

"Furthermore, after the U.S. Stockmarket crash, the relevant developed financial markets will definitely be severely affected. The first ones to bear are the markets of London, Tokyo, Hong Kong, etc., and then the financial markets of our mainland."

"At this time, you let the funds enter the market and pull up the stock index, and then you leave. Many irrational investors will probably jump out of the building! Let's buy gold. This is relatively safe. The stockmarket collapses, and there will be more Of the funds transferred to other products. Of course, crude oil is also a good choice."

"Don't use more than twice the financial leverage, buy up, and be ready for delivery at any time, so that even if there is a problem, I can help you fix it."

Let the money of other countries fall into China's pockets and enhance China's economy and national strength. Feng Yu is still willing to see this. It's okay to help when necessary.

The richer the country, the less eye-catching Feng Yu's assets will be. The stronger the country, the greater the benefits of Feng Yu.

...After Ralph got Feng Yu's order, he immediately arranged.

The first is the Real Estate Finance Corporation, many of them have once again embarked on the wrong path, such as financial fraud. What Ralph has to do is arrange for someone to expose the news.

[Exposure to New Century Financial Corporation's financial fraud, they concealed many losses]

[XX Financial Corporation has too many bad debts and bad debts, and the Corporation is unable to operate]

[XX Real Estate Finance Corporation has a large audit loophole and was cheated by many people to get loans. Over 10% of the loans have not been repaid on a monthly basis last month]

[XX Financial Corporation has a major problem with mortgages. Last year, more than 13% of people had outstanding loans for the entire year, and the proportion of outstanding mortgages for more than three months will double]

[There are many problems with the Real Estate Finance Corporation, and the multi-state Government has announced that it will be involved in the investigation]

At noon, news articles appeared, prompting U.S. Stockmarket shock. In the morning, many people discovered that the stocks of Real Estate Corporation had been sold in a large amount. They didn't know why.

Now that I know, many people started to sell with greater intensity. It is a pity that because there are too many people selling, too concentrated and frequent, many people are unable to place orders at all, and real estate stocks continue to fall.Leading the decline is New Century Financial Corporation. This has also affected the entire stock market in the United States, and many stocks have fallen to varying degrees.

Chapter 1676: It's Him Again (4/10)

At this time, the Liangfang Group has not broken any negative news, and GCEO rge Bush also believes that the Liangfang Group will never go wrong. In his opinion, with such two giant real estate groups, there will be no major problems in the US real estate market.

The presidents of Liangfang Group have all come. GCEO rge Bush is an important participant in this housing plan, and even because of this plan, Liangfang Group has quickly become a giant.

When these two corporations developed, they naturally did not forget to feed back. They are the Government sponsored company of the U.S. recovered to be first or second best, and they are also private companies.

After listening to GCEO rge Bush's request, the president of the two rooms group looked at each other.

"Mr. President, this matter is not easy to operate. You ask us to take over the real estate finance Corporation that is on the verge of bankruptcy, and that is to ask us to buy their mortgage."

"Many of the Corporation's mortgage loans are already bad debts. If we buy them, we must be the ones who are losing money. Now the Corporation is still profitable. What if because of this, the Corporation's profits are reduced, or even losses?"The income of the presidents of the two corporations is linked to the profits of the corporation. If profitability is good, their annual income can theoretically reach 20 million US dollars. If the profitability is poor, according to the contract, they can't even get ten million dollars, and they will lose half of it.

They are just presidents, or, to put it bluntly, senior wage earners. They work in Liangfang Group, just for money.

Bu Shi asked them to help. It was not that they could not help, but this seriously harmed their personal interests.

GCEO rge Bush hurriedly said: "How can you lose money? The Fed cuts interest rates. You don't know. I will find a way to let the Fed continue to cut interest rates so that many people can afford to pay off loans. And I will adopt a series of plans. Let those people pay back the money as soon as possible."

"You helped me and the country. We will not forget this matter. We will definitely make some inclination in policy to ensure your profits."

GCEO rge Bush’s statement did not make the two presidents of the Liangfang Group doubt that the United States has different classes according to income. Poor people can't make money, they can still find those middle-class~levels to make money.When the internet/network bubble broke out, the financial scandal of the Liangfang Group broke out and their status dropped a lot. It was also at that time that the former presidents of the two corporations were forced to resign, and they had a chance to take up the post.

If they can regain the detached status of the Liangfang Group, then their income will inevitably increase again by a large amount, which will also have unparalleled benefits for them personally.

The two presidents also knew that housing prices in the United States had begun to fall at this time, and their profits in the first quarter were not satisfactory. Without the help of the Government, they may lose money in the second quarter.

So they actually want to get closer to the Government again, so that they can make money again with the help of the Government's policies. Otherwise, not only will the income of these two executives never reach the peak of 20 million US dollars, they may even be less than 5 million US dollars, or even be forced to resign.

After the two discussed, they agreed to GCEO rge Bush's request, but the specific implementation needs to be negotiated. To put it bluntly, it depends on the sincerity of the Government.

The president of the Liangfang Group left, and someone from GCEO rge Bush knocked in and told them some of the results of the preliminary investigation.

It is said that these news were all deliberately disclosed to the media, but who they are is currently unknown. Those who broke the news are too hard to find.But they have another way, and that is to see whose interests are most in line with these news reports. Even if this person didn't break the news, he must be the earliest insider!

At this time, real estate prices have fallen to the bottom. They found that many people had borrowed a lot of money when real estate prices were the highest, and this included many real estate tycoons.

But if these people did it, it doesn't seem right. If things go wrong, they will go bankrupt. Unless, they can use the money to make more money, but they have not found anyone who has made a lot of money.

So it is the second case, someone makes a profit in the financial market.

They began to check that many people sold real estate-related stocks today, and it was a certain state-owned asset of China that led the sell-off.

However, they discovered that China's state-owned assets have been continuously dumping U.S. Stockmarket shares since the Chinese New Year. It is said that China needs a lot of money.

Then they dumped real estate-related stocks, perhaps just a coincidence.The important thing is that they don't want to believe that China has a better sense of smell than the United States, and they can know this news in advance. In the inherent impression of many of them, the people in China are not very good at finance, and they are decades behind them. Even if the development is relatively fast in recent years, it will still be more than ten years behind, right?

Soon they discovered that there were also many large transactions that sold real estate-related stocks, all from Hong Kong.

Hong Kong, it seems to be from China too? Although it is said that one country~two systems, it certainly has a great influence.

Could it be that the Chinese really did it? China, are there such talents? This kind of economic sense is not available in many top big Corporation Managers.

Then they found one more thing, and that was that it seemed that people from Russia were involved.

"President, after our analysis, it is very likely that this matter was done by a person. And you must know this person, that is Feng Yu."

"Who? Feng Yu? The Chinese? The richest man in the world?" GCEO rge Bush widened his eyes."Yes, our analysis is him. His status in China, needless to say. And he also has a lot of investment in Hong Kong, including Wind & Rain Consultation, a top financial investment Corporation. Russia. He should be Kirilenko, the richest man in Europe and one of the ten richest people in the world. He is also a good friend of Feng Yu. The two were already friends before they made their fortune! "

"We can get funds from China to participate, funds from Hong Kong to participate, funds from Russia to participate, and there are so many news channels in the United States. We think about it, Feng Yu is the most suitable. Others are not impossible, but Feng Yu has the greatest possibility! "

"Don't forget, the internet/network bubble of the year was the WorldCom and Enron scandal uncovered by Feng Yu. What is the difference between this time and then?"

Feng Yu again? !

The last internet/network bubble caused GCEO rge Bush to suffer a heavy blow. When the internet/network technology was booming, Clinton took advantage of the benefits and honors. The last mess was left to him to clean up.

This time, he finally used real estate to stimulate the domestic economy. Is Feng Yu going to do things again?

No, Feng Yu must not be allowed to succeed!

Chapter 1677: Connect Pan Man And Bei Guo Man (5/10)

"Send someone to contact us and see if we can invite Feng Yu to the White House as a guest." GCEO rge Bush said.

"President, this is not so good. Feng Yu is a Chinese after all. When we come this way, people will think that we want to further strengthen our economic and trade relations with China."

Upon hearing this, GCEO rge Bush didn't say a word. Obviously he could not decide this matter alone, although he felt there was nothing wrong with it. It seems that this position is very beautiful, but every word and action are subject to too many restrictions.

"Then you find a way to let me meet Feng Yu, what should you do, do you know the score?"

Feng Yu doesn't know, GCEO rge Bush has decided to meet him to chat, he is still looking at the stockmarket.

For two consecutive days, the stock price of New Century Financial Corporation has fallen by 15%, and the decline has continued, and it is estimated that it will continue to fall, as long as they can't explain clearly the news of the media.

As for some small real estate financial corporations, the decline has been even sharper, generally exceeding 18%, and two corporations have even announced that they will apply for bankruptcy protection.

This application for bankruptcy protection is an add hail to snow, making investors even more distrustful of the Corporation in the real estate industry.

"Boss, these Corporation stocks really fell sharply. Our short selling operation can make a lot of money, right?"Wind & Rain Consultation borrowed a lot of shares of these real estate corporations from some financial institutions, and then sold them in large quantities. With the help of news, the stock prices of these corporations fell sharply, which meant that Wind & Rain Consultation could make a lot of money. money.

Selling stocks is a loss on the books, but short selling can make more.

"In fact, it didn't make much money. These Corporation stocks are not our main investment direction at all."

Although the stock price of these Corporations has fallen not small, the plate is too small and the number of shares that can be borrowed is not many. Moreover, Feng Yu only let Wind & Rain Consultation mainly operate the New Century Financial Corporation, and only a little bit of the others.

These are just an experiment. Looking back, the two rooms are the main direction of attack.

"Boss, then why do you think that these Corporations may not necessarily all go bankrupt? Now it seems that these Corporations must be finished?" Ralph asked humbly.

"Because the U.S. Government, or GCEO rge Bush, must not watch these Corporations go bankrupt. They will definitely find a way to save it."

"Guess what they will do?" Feng Yu asked with a smile.

Ralph thought for a while: "Look for another Corporation to take over?"
"Correct! " Feng Yu snapped his fingers, "For this plan, they can only find other Corporations to take over. To take over the business of these Corporations, but also to take over the debts of these Corporations!"

"But this is far from enough. These corporations will cause a large number of people to be unemployed, which is not a small problem. At the same time, more serious is that there are too many bankrupt corporations that they can't imagine! "

If only one or two companies go bankrupt, then it is really only a small matter. Anyway, these bankrupt companies now have a market value of less than three One billion US dollars even for New Century Financial Corporation.

With the size of the Liangfang Group, losing three One billion US dollars a month, it may not be enough to suffer serious injury. Of course, if you lose so much every month, that would be different.

In Feng Yu's eyes, Liangfang Group is basically two catchers and the ultimate backer!

At the time of previous generation/life, Liangfang Group filed for bankruptcy, which led to the real collapse of U.S. Stockmarket. At least it was able to struggle on whilst at death's door before, and there was some rescue.

The main reason for the bankruptcy of the Liangfang Group was that they became the takers, and they finally carried this unfortunate scapegoat.

In fact, the subprime mortgage crisis was mainly caused by these small real estate financial corporations, and Liangfang Group was behind the scenes. But in the end, everyone generally agreed that the incident was caused by the Liangfang Group.Of course, the collapse of the Liangfang Group is also the reason why this matter has become more serious.

Liangfang Group mainly take-out these loans, issue bonds, and sell bonds to investors. Under normal circumstances, the risk of this kind of bond is very low, because at the beginning, people who can borrow, creditworthiness and repayment ability are very trustworthy.

Therefore, the bonds issued by the Liangfang Group are sought after by many investors, including the previous generation/life of China's state-owned assets. To a certain extent, some people have understood this as a national debt of the United States, and they have completely forgotten that these are two private companies.

Through this operation, they completed a process of asset securitization.

At that time, Liangfang Group was very strict in reviewing the purchase of mortgage loans. They did not buy those subprime loans at all.

However, there were more and more financial corporations doing subprime loans, and the two housing companies also began to buy these higher risk subprime loans at the request of the GCEO rge Bush Government.

Then adjustable interest rate mortgages are rampant, and low interest rates are used to lure people into borrowing to buy houses. Many people with average income also live in large and good houses. But after interest rates were adjusted, the loans they had to repay were recalculated, and then many families who could have repaid their loans could not.These are the small corporations. The Liangfang Group really didn't do this at first, and they didn't need to do it either. After their high-quality loans were made into bonds, they would make money.

But it doesn't work anymore. Those small corporations are going to be finished. GCEO rge Bush asks for assistance from the Two Housing Group.

How to help is not to take down the mortgage loans of those small corporations and then sell them in the form of bonds.

At this time, the bonds of the Liangfang Group are about to deteriorate. From low-risk, low-yield bonds to high-risk, high-yield bonds, the original intention of many people's investment is completely different.

Everyone has become accustomed to the low-risk bonds of Liangfang Group. This is an inherent impression. When these high-risk bonds are issued, many people will buy them without hesitation, and then it is equivalent to getting on the ship, and then want to disembark, but it is extremely difficult!

These small financial corporations are dragged down by those who have not repaid their loans, but they have to repay the loans to banks and other institutions, so they can only find ways to borrow money.

Yes, there are many properties mortgaged to them, but this is not easy to realize first, and it has already depreciated. They can only borrow money, pull down the east wall to repair the west wall.The financial leverage of some financial corporations began to become particularly high. Many products that normally only have ten times the financial leverage, in their Corporation, can have twenty times the financial leverage, or even twenty-five or thirty times.

What does this mean? It means that they manipulated a large amount of money with a little margin. How big should the risk be? How fragile should the capital structure be?

At this time, they still can't figure out what to do, they can only hide some information, and even make some small method/trick financially.

When these were exposed by Feng Yu, their Corporation had to go into bankruptcy. In order to prevent the situation from deteriorating, the Liangfang Group can only be the pick-up man, and thus become the backing man!

Chapter 1678: Not Available (6/10)

Ralph actually has a lot of disdain for GCEO rge Bush's housing plan. It is no problem to regard real estate as one of the pillar industries, but housing prices are inflated and out of control, which is a big problem.

After Ralph followed Feng Yu, his income was the tide rises, the boat floats, and he also wanted to buy a big house to live in. At that time, his father liked the beach, so he wanted to buy a sea view house for his father in a nice climate like Miami.

As a result, the real estate agent told him that it was a sea-view room, but after he went there, he discovered that the house was close to 50 kilometers from the sea. This TM is also called a sea-view room!

Under this situation, housing prices continue to rise, creating a false prosperity, as if everyone wants to buy a house, but obviously, supply exceeds demand.

It was fine at the beginning, but when the Federal Reserve kept raising interest rates and housing prices had fallen, many problems inevitably exposed.

In Ralph's view, GCEO rge Bush is not a qualified President at all. His housing plans are simply dupe/sway ordinary people to get votes.

See what GCEO rge Bush did when he was on stage. With the internet/network bubble, the U.S. economy was hit hard, and then that happened. U.S. began to use troops in Afghanistan, but it filled the pockets of those military and fire dealers. What about ordinary people?Finally, the economy has improved in the past two years, and as a result, there have been major problems in real estate. Such a person deserves to be President?

In the eyes of people like Ralph, President always needs to lead the whole nation to live a better life. The simplest thing is to make the United States make money.

If Feng Yu were a native of the United States, he would have supported Feng Yu as President!

At this moment, he received a call from a bank executive. After listening to the call, Ralph frowned. Just after leaving Feng Yu's office/bureau, he had to turn around and go back.

"Ralph, is there anything else?" What else did Ralph forget to report?

"Boss, Mr. Rose of Goldman Sachs asked me to bring you a message. GCEO rge Bush wants to invite you to dinner."

"Who? GCEO rge Bush? Which GCEO rge Bush?"

"It's the idiot President of our US now! "

Feng Yu smiled secretly. It seems that GCEO rge Bush is very unpopular now. It seems that every president of the United States in recent years, before leaving office, there will always be various problems. Is this a reincarnation?

In fact, this situation is easy to understand, because anyway, the term of office is about to come, so the team behind him will naturally not support him with spare no pains or effort, and many negative news will no longer be covered up.Of course, there are other reasons. For example, many of their policies are actually relatively short-sighted, and the short-term effect is very good, but after five or six years, some hidden problems will appear.

It's just that Feng Yu didn't expect that even Ralph would be so disdainful of GCEO rge Bush. At the beginning, he didn't even call President and said GCEO rge Bush. No wonder Feng Yu didn't know who he was talking about.

What does GCEO rge Bush want to see him for? Could it be that what industry has touched the fundamental interests of the United States? Many corporations have US shareholders. What can GCEO rge Bush do with him?

"Why does he invite me to dinner?" Feng Yu asked back.

"The other party didn't say anything, just said that I hope you agree, and the time is up to you.

Feng Yu raised his eyebrows, which is interesting. GCEO rge Bush also has a lot of work. He actually accommodated Feng Yu's time, which shows that he attaches great importance to having dinner together.

Feng Yu suddenly thought of one thing. This time, Feng Yu asked Ralph to find someone to explode the problems of the Real Estate Finance Corporation. And there is nothing to conceal all this, because these are facts.

Then there is a problem with the New Century Financial Corporation, and many similar corporations have problems, which has a great impact on GCEO rge Bush.GCEO rge Bush is actually nothing, Feng Yu doesn't worry much about GCEO rge Bush. A President who is approaching the term of office dare not make any drastic actions.

Not to mention that Feng Yu is a Chinese, just to say that Feng Yu is the richest man in the world, GCEO rge Bush dare not offend at will. Such people have too much influence.

The President of the United States, but not all of them died well.

Feng Yu guessed that the biggest possibility is that GCEO rge Bush wants to talk to him about real estate matters, but unfortunately, Feng Yu is not interested in talking to GCEO rge Bush at all.

And Feng Yu also made up his mind to take the opportunity to stir up on U.S. Stockmarket. How could he get too close to GCEO rge Bush? If it is Auba Niu who wants to meet Feng Yu, perhaps Feng Yu will agree that it is investing in the future.

"Ralph, turned it down for me, and told the other person that I was very busy recently, and I was not in a good mood. I didn't have time to eat with others."

Hearing Feng Yu's answer, Ralph looked at Feng Yu in surprise. In any case, GCEO rge Bush is also the President of the United States, so Boss turned it down? !

Boss rejected the President of the United States. This is the usual style of the boss. When he is unhappy, he will not give any face to anyone. As a subordinate, he is happy for such a strong Boss.But at the same time he was a native of the United States, the President of his country, and a foreign businessman refused to have dinner together. The reason was still not available, and he felt very sad.

With this sentiment, he walked out of Feng Yu's office/bureau, called the friend back, and asked him to convey the meaning of Boss.

After GCEO rge Bush planned a plan to deal with this incident with his subordinates, he saw his secretary standing at the door.

"How about, have dinner with Feng Yu arranged?"

He can't have dinner in the White Palace, he can still go out to eat, so that if he doesn't let others know, the impact will not be so great. The main thing is to meet Feng Yu and talk about some things.

In his opinion, he took the initiative to send out invitations, even Bill Gates, Buffett and others would gladly attend the appointment. It must have been arranged for today's dinner. He even greeted his wife and others in advance, ready to leave for the appointment at any time.

"Mr. President, I'm sorry to disappoint you. Feng Yu replied that he has been very busy recently and he will take the initiative to invite you to dinner next time."

GCEO rge Bush opened his mouth. What did he hear that Feng Yu turned down him and rejected the invitation of the President of the United States? how can that be!If he knows that the words reported by his subordinates have been deleted, and Feng Yu's original words are more difficult for him to accept than this, I don't know if he will faint with anger!

He found that it seemed that he really had no good way to target Feng Yu. The companies that Feng Yu invested in all had shares of Americans, which represented the interests of those people.

What's more, many companies are registered in the U.S., and most of the employees are U.S. nationals. If he uses some fierce method/trick, it will hurt the enemy 1,000, and hurt himself 800!

For the first time, he felt that this President did not seem to be that strong.

Chapter 1679: Bankruptcy And Acquisition (7/10)

In just a few days, several real estate financial companies have been suspended from trading, and their stock prices have fallen too fast to stop.

Seeing this, Feng Yu was not so happy. It's not because he didn't sell short these Corporation stocks much, but Feng Yu didn't wait for the scene he wanted to see, that is, the Liangfang Group came out to take orders.

If the Liangfang Group does not come out to take over, there are still variables in the matter, which will have a great impact on Feng Yu's plan.

It seems that these companies that filed for bankruptcy protection are not big enough, their market value is not big enough, and their influence is not big enough. Only a ranked company must file for bankruptcy protection in order to prompt the two housing groups to quickly take over.

As for this Corporation, Feng Yu had chosen it a long time ago, and it was New Century Financial Corporation, the second largest subprime loan company of the United States.

It's just that the company's negative news has also been released a lot, and the stock price has fallen all the way, but trading has not been suspended!

The influence of this Corporation is too great to suspend trading easily. And some people are also trying to get money to rescue the market.

Now there are some rumors that are about Feng Yu's negative news.

It is said that Wind & Rain Holding Company Group is now spending too much money, and then Feng Yu fell in love with New Century Financial Corporation and wanted to acquire it.So Feng Yu got these negative news and prepared to buy the shares of New Century Financial Corporation at the stockmarket at a low price. This is obviously a hostile takeover!

The company that was acquired by hostile intentions generally has to replace its management and fire a large number of employees. Feng Yu hurts everyone's interests.

But this news has another paradox, that is, many stocks of New Century Financial Corporation are in the hands of those shareholders and are not circulated in the stockmarket.

Even if Wind & Rain Holding Company can complete the acquisition of all the stocks in stockmarket, it will not reach 50%, and it is impossible to form a de facto holding. To complete the hostile takeover, those shareholders must be willing to sell their shares to the Wind & Rain Holding Company group.

In this way, Wind & Rain Holding Company Group will definitely increase the purchase price, which is also profitable for shareholders. They should support it. Feng Yu did not harm their interests.

It is because the stock price has fallen now, but once it is proved that Wind & Rain Holding Company is acquiring shares of New Century Corporation, the stock price may rise back at any time.

Who doesn't know that Wind & Rain Holding Company Group is Feng Yu's Corporation, Feng Yu's Corporation, what kind of industry, what kind of industry makes money, if he acquires New Century Financial Corporation, then this Corporation will definitely make a lot of money.At this time, Ralph also came out to explain the situation. Wind & Rain Holding Company originally bought some shares of New Century Financial Corporation, but they soon sold them because they believed that this Corporation was going to go bankrupt soon and the shares would become Waste paper!

This statement immediately caused an uproar. Especially the shareholders of New Century Financial Corporation, they immediately rebutted publicly, saying that Wind & Rain Holding Company Group was suppressing their stocks, clearly intending to acquire them maliciously, and they firmly disagreed.

And their Corporation will not go bankrupt. Asking investors to continue to invest in their Corporation's stocks will definitely give investors generous returns.

However, not many people believe this statement.

On one side is the Wind & Rain Holding Company Group, the world-renowned large-scale integrated corporation Corporation, and the Company of Feng Yu, the god of investment. On the other side is the New Century Financial Corporation, whose stock prices are falling. What they say is like a deathbed struggle.

As a result, after such a disturbance, the shares of New Century Financial Corporation have fallen even faster, making those shareholders want to cry.

Last year, many people wanted to buy the equity in their hands, but none of them sold it. I think this is a very good investment that will make more profits for them in the future.But this year the wind direction suddenly changed, and they all knew that the Corporation had lost a lot. Even if it was a loss, they would still be able to survive by issuing additional stocks or issuing more bonds.

But it was all of a sudden that so many negative news appeared in the media, and they suddenly fell to the bottom.

They don't know when they offended the Wind & Rain Holding Company group, or Feng Yu, why should they be targeted? They are just a financial corporation with a market value of less than three One billion U.S. dollars, which is nothing compared to many subsidiary corporations of Wind & Rain Holding Company.

After such a toss, their market value has fallen to only a few hundred million dollars, and depending on the trend, they will continue to fall.

At this time, they had to find a way to apply for a temporary suspension of trading, first stop the loss, and then figure out a way to get some good news to bring the stock price back.

But they thought for a long time, and there was no good news. Unless there is a large investment of funds, they can save the Corporation. But it would take a few One billion dollars, but whoever has a few One billion dollars would invest in a corporation like them.

Since the negative news was reported, their real estate credit default rate has exceeded 50%!This means that they have more than half of their money and cannot get it back. Which legal financial corporation does not make 100% profit in lending. If more than half of the money cannot be collected, it means that their capital chain is broken.

They can also see that at this time, they seem to have only one way, and that is to apply for bankruptcy protection, otherwise the worse things get, the value of the Corporation will become lower. Even if they are reluctant, there is no other way. Bankruptcy protection can also give them a chance to relax.

Under this circumstance, New Century Financial Corporation had to apply for bankruptcy protection in the court, and at this time their Corporation's stock price had fallen to the bottom, with a market value of less than 100 million!

New Century Financial Corporation announced that it will sell most of its assets, including loans, securitization rights, etc., within a month and a half, as well as their stores, business outlets, application centers, service platforms, etc. It also includes equipment such as computers.

Of course, they have to fire more than 3,500 employees in one go, but this does not include the brokers and the staff who handle loan mortgage affairs.In other words, some of their insignificant staff have more than 3,500 people, which shows how serious the burden on the Corporation is. There are more than 55,000 brokers and staff who handle loan-related affairs. These people are also the assets of the Corporation, and they are considered relatively high-quality assets.

In this way, the rights and interests of shareholders can be guaranteed, and this pot will be thrown out.

Who is receiving the pot? Not surprisingly, it is the Liangfang Group.

When he saw the news, Feng Yu finally showed a relaxed smile, the plan was successful, and he was finally relieved.

Chapter 1680: Trouble With The Same Car (8/10)

New Century Financial Corporation has finally embarked on the path of previous generation/life, and this has also set an example for other companies of the same kind, that is, the Corporation is going bankrupt, and the Government will also find a way to take over.

The previous generation/life is not the New Century Financial Corporation that the Liangfang Group took over, but it has changed in this life. Perhaps it is because the negative news in this life is more fierce than the previous generation. Other Corporations have not dared to take over.

Liangfang Group not only took over the New Century Financial Corporation, but also many similar Corporations. Of course, specific negotiations are still in progress, and these negotiations are mainly to protect the interests of those investors.

This investor does not refer to those who have bought stocks or bonds in the financial market, but the major shareholders. As for the small investors, they have no time to pay attention.

However, at this time, Feng Yu did not stare at the Liangfang Group, such a large Company, even if bankruptcy protection is required, it will take some time.

Feng Yu just arranged for Ralph and others to continue to dig into the negative news of the small real estate finance Corporation, so that the subprime mortgage crisis came more violently, and the two real estate groups got deeper and deeper.

If Liangfang Group only took over one or two companies, perhaps this crisis would have passed. But as the so-called do not worry about scarcity, but rather about uneven distribution (idiom, from Analects), this also applies in the United States.It can’t be said that the U.S. Government directs the Liangfang Group to help the larger New Century Financial Corporation, and then ignores the life and death of other real estate financial corporations, right?

This will make the Liangfang Group slowly fall into the predicament of boiling frogs in warm water. When they respond, the bad assets have already been large tail obstructs action.

At this time, Feng Yu was instead staring at General Motors in the United States, which is still the world's number one car group at this time.

The previous generation/life was also due to the subprime mortgage crisis, which caused General Motors to fall into bankruptcy. In the end, it was the U.S. and Canada’s Government take action that allowed General Motors to set sail again, and General Motors made many trade-offs for this, such as selling China’s joint venture Corporation shares, etc.

Chapter 1681: The Same Board Of Directors (9/10)

The Board of Directors of General Motors held an ad hoc meeting and all the board members/directors came because Marl Fu, the president of the Corporation, brought back important news.

They all know that Marl Fu went to meet Ralph, CEO of Wind & Rain Holding Company Group, and he must have brought good news back. Now they are big businessmen who don't know that Wind & Rain Holding Company can't spend too much money.

If you say you don't know, then it proves that you are not a big businessman.

"Marl Fu, what's the situation, you can tell everyone." The expression on General Motors Chairman Sol's face was neither sad nor happy.

Marl Fu nodded and said loudly, "Everyone, you see that there are two pieces of information in front of you, right, the red one is our condition, and the blue one is from the Wind & Rain Holding Company group. condition."

"The conditions of the Feng Yu Holding Group are very simple. The Wind & Rain Holding Company Group agreed to use cash to acquire part of our assets. Note that it is all in cash. There is no need to pay for stocks and there is no delay in payment. The conditions are better than the previous two. The Home Corporation has given it so much."

"But at the same time, the assets they want to buy are all our high-quality assets, even including Chevrolet, Buick and other brand assets, and they are not interested in those brand assets that we want to get rid of."
"The current situation is that our General Motors business has been severely affected. After we were attacked, in order to stimulate sales, we made a sales method of providing consumers with five-year zero-interest loans. In the following years, the models and brands of this sales method have been continuously expanded, and more preferential measures have been proposed."

"In the first few years, our sales skyrocketed, firmly occupying the world's No. 1 car group in production and sales. We are recognized as the world's No. 1 car group. At that time, our financial credit Corporation could also pass credit. And investment to provide our Corporation with high profits."

"But we decided to enter the real estate credit field and did too much. Like some other real estate finance corporations, we issued too many subprime loans, which left us with too much risk."

"This is different from a car. The price of a car is far lower than that of a house. Although there are a lot of inability to repay the loan in car loans, the loss is not large. Our Financial Credit Corporation can fully afford this. Partial loss."
"But real estate is different. Real estate loans are higher and the inability to repay loans has become more and more serious since last year. The proportion of bad debts has gradually increased. Our most powerful financial and credit Corporation, also suffered losses. Those The mortgaged house, because of the depreciation of the house, makes it impossible for us to recover the investment."

"At the beginning I did not agree to enter the real estate loan field, but no one from Board of Directors supported me. I don't want to mention the past. If we want to tide over the current difficulties, we must sell some assets or shares. I Personal opinion tends to sell to Wind & Rain Holding Company Group. We still need to discuss which assets to sell."

Marl Fu talked about some difficulties of the Corporation, and pointed out that these difficulties are not caused by his improper management, but the result of the decision of these board members/directors. He is just the president and a senior worker.

He also didn't say his final decision, but threw the burden to the Board of Directors. As for what the final decision is, he has at most one suggestion right. The Board of Directors decides, and he can execute it.

After listening to Marl Fu's words, some board members/directors have unpleasant looks on their faces. Is this Marl Fu accusing them? Just a president, dare to accuse them of these board members/directors.However, I heard that Chairman Sol intends to nominate Marl Fu into the Board of Directors as an executive board member/director. Perhaps this is Marl Fu's confidence.

These board members/directors, no one thinks that General Motors will overcome this difficulty. Just because they are General Motors, the world's number one car group!

Of course, they also know that some brands do not make money, and they lose a lot of money. At the beginning, the pace of expansion was too fast, but now it seems to be a bit excessive.

To get rid of some bad assets and carry out some reorganization is something that many large corporations have experienced, including many non-loss corporations that have also made these decisions. General Motors has always had this idea.

But no one is a fool. Who is willing to take over those bad assets? They can only think of ways to tie-in sales, that is, to use some high-quality assets together with non-performing assets, so that they can be sold.

Of course, there is another way, that is, when assets are reorganized, the non-performing assets will be transferred to a Corporation and go bankrupt directly to get rid of this burden.

But in this case, not only is the operation very complicated, it also requires a large amount of money to turn around, and at least one shareholder is required to make sacrifices. Who is willing to sacrifice? And this will also have a negative impact on the brand of General Motors. The world's number one car company will have business bankruptcy?Those board members/directors looked at some of the assets planned to be sold by Marl Fu, and their faces were a little unhappy. There are too many high-quality assets listed, right?

But after they looked at the assets planned to be acquired by the Wind & Rain Holding Company Group, they were truly unable to restrain one's anger!

bully intolerably!

Those listed above are all high-quality assets of General Motors, and they are all profitable businesses. We need funds to tide over the difficulties, but if we sell all profitable businesses, isn't that brain-dead!

"Marl Fu, such a company, do you recommend us to cooperate?! " A board member/director couldn't help but scolded.

Marl Fu said calmly: "This is just the other party's goal. Everyone knows that it is absolutely impossible, and Wind & Rain Holding Company must know it. It's just negotiation. How can the two parties have the same conditions?

Asking prices all the time, paying back on the ground, this is often the case when doing business.

As Saul saw that other board members/directors also wanted to speak, he directly said: "Our situation, Marl Fu has also told everyone, now Wind & Rain Holding Company Group is among the Company that wants to acquire our business. The only one who can get enough cash in the shortest time."
"Moreover, the other party only said that it intends to acquire, and did not say any conditions. We can offer some conditions. For example, if we want to purchase certain brand business, we must purchase certain brands and factories together."

"This is something that concerns the interests of all of our shareholders. Calling everyone to open this Board of Directors is also to discuss this matter. Everyone thinks carefully about how we should negotiate with each other."

All board members/directors did not say anything, and none of them wanted to be the first bird. In case it is known in the future that the XX brand was sold, it was suggested by a certain board member/director, then those Company employees were dissatisfied, didn't they come to him directly?

Seeing that no one was speaking, Sol forcedly ordered: "Everyone should go back and make a sale plan, and the meeting will continue tomorrow. The longer the delay, the worse for us! "

Chapter 1682: Don't Want To Be Alone (10/10)

The next day, the General Motors Board of Directors was held again. All board members/directors put forward the most suitable plan, but the interesting thing is that the plans of several of them are so similar.

Obviously, although Sol emphasized that everyone should follow their own ideas, take care of the interests of each shareholder, and take care of the interests of the Corporation, but these people must have discussed it in private.

"Do you agree with this plan?" Sol looked around at other board members/directors. They have discussed this plan for two hours!

Marl Fu's face is a bit unpleasant. In his opinion, this plan belongs to drinking poison in the hope of quenching one's thirst. Although some cash can be obtained, it cannot fundamentally solve the company's dilemma.

The baggage thrown off is not enough to get the Corporation out of trouble. But this plan is the result of discussions among these board members/directors. Marl Fu is very disappointed.

After all the board members/directors agreed, Sol continued: "Marl Fu, you are going to talk to Wind & Rain Holding Company on behalf of Corporation. This time, you must get more than US$10 billion in cash for Corporation. After this matter is settled, I nominate you to join the Board of Directors."

Marl Fu looked at Saul in surprise, he looked at other board members/directors, no one objected.These assets, if it were two years ago, would not sell for the same use of 10 billion US dollars. But now, counting the loss, 10 billion dollars in cash, not many people will accept it.

The important thing is that General Motors can get rid of a lot of bad assets. This is the key point.

Chapter 1683: Foote Is Here (1/5)

Wind & Rain Holding Company does not require an employee. This condition was never thought of before being used together. Marl Fu had prepared a lot of negotiations before, but at this time they were all disrupted.

Back to the Corporation, Marl Fu reported the matter to the Board of Directors. Ralph had a tough attitude. He did not agree to this, and nothing else.

The most troublesome thing with the same application now is the salary issue of these personnel. In 1998, the same employees came to a general strike. Seventy to eighty thousand people joined forces and the entire Detroit was severely affected.

This time the strike also cost General Motors more than US$2.2 billion. In the end, the same management chose to compromise and re-signed a new labor agreement with the employees, so that their employees' average salary would rise again.

The average hourly salary of Toyota and other car companies in the U.S. is around US$25, and the average hourly wage is more than US$70. The car itself has relatively high requirements for labor, capital, and technology. This makes the production cost of the same use much higher.

Moreover, the number of employees with the same use is less than 150,000, but the number of retirees exceeds 300,000, and the number of medical insurance and other expenses that they have to pay is more than one million!

Every year just for the cost of medical insurance, let the same funds pull on the lapels exposes the elbows, not to mention that other benefits cannot be reduced.Tongyong thought about reducing labor costs and moved the factory to Brazil, Mexico, and preferably Asia. But immediately the workers came to a general strike, so they had to give up this idea.

Another thing about General Motors that Feng Yu, who read the information at the beginning, found it very funny, is that the children of the same employees are given priority to work for General Motors. This looks like China's original state-owned enterprise succession system.

China has abolished this system, because it will greatly reduce the company's competitiveness and increase the company's cost. There will be more and more retirees, which will greatly increase the burden on the Company.

Basically, for each car offline, you will have to pay about $4,000 in medical care, pension and labor union expenses. Feng Yu is absolutely unwilling to bear this high cost.

Even Feng Yu can assert that no car company is willing to bear such costs. The profit of a car is just too high, which is more than double that of other car companies.

Think about the elf under the Bing City Machinery Manufacturing Group. The cheap price is less than three thousand US dollars. What is the price and the profit?

Is it possible to produce a car without making a dime, but also to take one or two thousand dollars, just to enter the US market? That is not expansion, but death.In fact, using the current dilemma has a certain relationship with Feng Yu. First of all, their joint venture car factory in Shanghai has less shares than previous generation/life, but has invested a lot.

Secondly, General Motors has always been making large-displacement, strong-powered cars. When the United States attacked China and polluted the environment, Feng Yu made people counterattack in the United States.

It pointed out that the United States, which has 5 percent of the world’s population, owns 30 percent of the world’s cars, of which carbon dioxide and other exhaust gas emissions account for 45 percent of the world’s total. This accounted for nearly a third.

The U.S. Government also responded by advocating everyone to drive small-displacement cars. This made GM, a car company that focuses on large-displacement cars, blind.

In fact, after oil prices rose again last year, the world has entered an era of high oil prices. The average family prefers small, energy-efficient cars. The traditional large-displacement American cars are gradually losing the market, not just General Motors, including It's the same with Ford car.

On the contrary, during this period, Japan's Toyota and Bentian's sales have risen steadily, because they mainly promote energy-efficient small cars in North America, which is also the most prominent place that Japan car has done.Feng Yu remembers that after the previous generation/life came to power at Auba Niu, the United States passed some bills and determined an energy-saving emission reduction standard, raising the standard year by year, and forcing a reduction in car emissions.

In fact, Obama is now announcing his election as President, and Feng Yu asked Ralph to do some support. Doing this now is considered send charcoal in snowy weather.

The same use has fallen into the current situation and has an inseparable relationship with the government strategy of the United States. The high salaries and high benefits of American workers are all responsible for the Government. And it won’t be long before the Chinese love to hear and see one thing, that is, the car city of Detroit in the US goes bankrupt!

City bankruptcy was a new term at the time. When the U.S. Government declared bankruptcy later, the Chinese were no longer so surprised.

General Motors' multi-brand business strategy, Feng Yu has predicted for a long time, this will make the same brands lose focus, and can not be effectively combined, and ultimately the core brand will be weakened.

What's more, General Motors even wanted to make airplanes. What kind of aircraft Corporation did it acquire? Aircraft Corporation, etc., which shifted the core business of Corporation.

You said that the same use does not know multi-brand cooperation? Of course they knew it and tried it too, but this attempt was very ridiculous in Feng Yu's view.Tongyong's subsidiary companies include parts Corporation, Motor Corporation, etc. For the so-called alliance and cost reduction, General Motors allows multi-brand products to use the same production platform and parts, high-end cars and low-end cars have the same parts.

This has caused high-end cars to be no longer high-end, disappointing consumers, and hurting the original five-brand strategy.

In Feng Yu's eyes, it is a matter of time for General Motors to go bankrupt. Even without this subprime mortgage crisis, General Motors will be ruined.

They have less than 100 billion US dollars in assets, and they have already shouldered more than 150 billion US dollars in debt. The debt ratio is too high. Interest alone is an astronomical figure, not to mention rising employee salaries, pensions, and medical insurance. Jin and so on.

During this period of time, Ford Car has made some countermeasures, such as layoffs, starting from executives, and stopped car credit business, because too many people still don't get car loans.

Ford is the same as the same, there is also a financial credit Corporation, but they only do car credit, not real estate credit, which makes them more resistant to risks during the subprime mortgage crisis.In addition, Ford also owns the world's largest car leasing Corporation, which means that those people and cars who have not yet received the loan are recovered, and the Leasing Corporation can continue to create profits for Ford, which indirectly reduces Ford's losses.

The three major car companies in the United States, Tongyong, Ford and Chrysler (Daimler-Chrysler), are all in trouble at this time. Feng Yu is actually interested in their brands.

Marl Fu also suspended negotiations with Wind & Rain Holding Company in accordance with the requirements of the Board of Directors, but heard that Ford Car went to the Wind & Rain Holding Company group.

With this news, let the board members/directors of the same use turn pale with fright!

Chapter 1684: Find Someone To Advance (2/5)

The subprime mortgage crisis has already been revealed, and many media are propagating that this time it will affect too much financial credit Company. Ford's car credit business has naturally also been greatly affected.

The three major car companies in the United States, Tongyong, Ford and Chrysler, all have their own car credit Corporation, but at this time they use the largest one.

The cost of Ford is also relatively high, but it is still much worse than the same. Moreover, Ford only has a few brands, Ford, Lin Ken, Jiebao, Land Rover, Volvo and Mazda have partial shares.

In terms of brand management, it is much better than the same. The previous generation/life Ford was able to overcome the difficulties because they sold the remaining brand business and only retained the two most basic brands of Ford and Linken.

Ford’s brands are sold, and they have made money. How can they be used for the same purpose? Many brands want to sell and eventually cannot be sold.

Feng Yu actually likes Ford's brands even more. This asset can be of much higher quality than the same asset. Of course, the price is much more expensive.

As for Chrysler, there are also brands that Feng Yu likes, such as Dodge and Jeep. Chrysler originally cooperated with the parent company of Benchi, Daimler, and merged into Daimler-Chrysler on an equal footing, but now the Chrysler brand suffers serious losses, and it will definitely be dumped by Daimler Corporation just like the previous generation/life.There is already a consortium in the United States that is interested in Chrysler Corporation. In particular, they have taken a fancy to the Credit Corporation under Chrysler and believe that this Corporation is currently profitable and will seize the car credit business market.

So Chrysler was directly abandoned by Feng Yu. He now orders Ralph to focus on the two car companies, Tongyong and Ford.

Others don't know, but Ralph knows very well that Wind & Rain Holding Company does not have so much cash at all, and it can't even get 10 billion dollars.

Because the cash obtained from selling those subsidiary Corporation stocks has been transferred away by Feng Yu in the form of dividends. If it is possible to acquire one brand, it would be reluctant for two brands. As for acquiring so many, it is impossible!

If it succeeds, it will be merged into the Bing City Machinery Manufacturing Group, then the Bing City Machinery Manufacturing Group will become the world's top five car manufacturers, with an annual production and sales of more than 5 million vehicles!

Of course, the funds that need to be released are also a huge amount.

It is conservatively estimated that if these are all acquired, it will definitely exceed 20 billion US dollars!

The CEO of Ford did come and talked to Ralph. He did intend to sell his brand business, but he would never sell shares in their car rental corporation, credit corporation, and China joint venture car companies. These are strategic investments and must not be sold. !But the shares of Mazda, Jiebao, Land Rover, and Volvo can all be sold, but now they have not said to sell the entire brand's business.

These Ford brands are not originally American brands, but European brands. When Ford acquired it, a reorganization of assets was carried out, which eliminated a lot of non-performing assets, which can greatly reduce the burden. .

At this time, Feng Yu needs to think of something.

Among them, the Tata Group, which is seeking to expand its business, is a good ally. The previous generation/life is indeed Tata Car. It has acquired two brands, Jiebao and Land Rover.

And there is another ally, that is, state-owned assets!

Chapter 1685: Pull On Tata (3/5)

"Laudan, this is Feng, are you interested in some car brands in the US?"

Tata car has entered the passenger car field since 1999, and has always been a commercial vehicle. But they don't have any brands that can take action in the passenger car field, that is, it is OK in India, and the development has not been very good.

So they have always wanted to acquire one or two good passenger car brands in order to expand the popularity of Tata car.

Hearing Feng Yu's words, he suddenly became interested: "Feng, which company owns the car brand in the US? The same, Ford or Chrysler?

Except for these three car companies, there is no car Corporation that can take action in the United States, or there is no car Corporation that Tata can appreciate.

It is better to reinvest and build a factory by acquiring a small corporation. The brands they want now, of course, also need some passenger car technology.

"Forget Chrysler. We got news here that there is a US consortium that plans to repurchase Chrysler and separate from Daimler. They not only have sufficient funds, but also have good interpersonal relationships. If we want to acquire, we have to spend more. A lot of money is not cost-effective/worthwhile."
"But the same use is different from Ford. Both companies plan to sell some businesses, including brands, factories, stores, etc., and even some R&D centers. How about it? Are you interested?"

"What brand are they?" Ladan didn't ask the others. He didn't care much about the factories, stores, and R&D centers. He cared about the brand.

Both factories and stores can invest on their own. In terms of technology, Tata Car has made great progress over the years. But brands, especially brands that have been in business for decades, are not something that one morning and one evening can do. In the minds of singles, this is the most important.

"Hanma, Land Rover, Saab, Volvo, etc., as well as some third-tier passenger car brands, including the Mazda Corporation shares in Ford's hands, and so on."

As for Jiebao, Feng Yu didn't say this because Feng Yu wanted to win.

With the decline of Hanma in the United States, the sales of Eastern Divine Deer's low energy consumption and high-performance SUVs are bound to get better and better. For cars, Feng Yu still insists on his Song River brand. After these years of promotion, it can be regarded as a third-tier brand in Europe and the United States.

What's more, with the large export of elf, it can also promote the popularity of Song River brand.However, in terms of sports cars and other aspects, the Bing City Machinery Manufacturing Group is still very weak. Even in China, Song River brand sports cars are generally sold. It can only be said that it does not lose money, but it does not make money.

In terms of sports cars, Jiebao still has a certain foundation. Combining the technology of Song River car to launch a new generation of sports cars, it should be very popular.

Feng Yu's plan is to build Jiebao into a brand that focuses on speed. Whether it is a sports car or a crossover, it must pay attention to speed and drag coefficient.

In this way, Jiebao's sales channels can be used to promote other brands of cars, and the car sales of the Bing City Machinery Manufacturing Group can reach a higher level.

As for Volvo, it's not bad. It has always been a leader in safety, but Volvo does not have passenger cars, but also commercial vehicles.

Although the Bing City Machinery Manufacturing Group is also engaged in the research and development of commercial vehicles, it has gradually abandoned its own production business. It is good to focus on passenger cars like Baoma, but it is easier to sell commercial vehicle research and development results to make a profit.

If we can split Wo Er Wo, then Feng Yu is still more interested. But I heard that the Guangzhou car has already targeted Woerwo, and Feng Yu has no plans to continue to compete.Pulling orders almost did not hesitate to choose Land Rover, because this Corporation is in the UK, and their India is a country of the Commonwealth. Many things will be convenient and it is also more famous in India.

Moreover, Land Rover is also the most famous off-road vehicle brand in Europe, which has greatly helped Tata car enter the European passenger car market.

Of course, they also need a car brand, Volvo and Saab, which needs to be considered. But when I changed my mind, I laughed. This is a cooperation with Feng, and he can't take all the benefits. Feng hasn't said what he likes yet.

"Feng, I personally like Land Rover and I also want a sedan brand. By the way, is Tongyong Daewoo in South Korea planning to sell it?"

South Korea's Daewoo, also the second largest car company in South Korea, initially followed the joint venture route, and then expanded rapidly after the joint venture ended.

Who is the joint venture partner? This is also an example that inspired Chinese car companies. They believe that joint ventures are not without a way out. They can improve their technology and gradually become famous in the world.

But at the end of the last century, Daewoo went bankrupt, and Daewoo car was acquired by Tongyong and became Tongyong Daewoo. Then three years ago, Daewoo's commercial vehicles were sold to Tata Car and became Tata Daewoo.In this way, Tata car's commercial vehicle development in South Korea is very good, and it has also been exported to China and Russia. It would be great if GM Daewoo could be acquired as a whole. It would play a critical role in their strategy in Southeast Asia.

Feng Yu wanted to buy the same-use Daewoo too. Unfortunately, the same-use side said that Shanghai and the same-use Daewoo will only sell one. In that case, Feng Yu chose to take back the state-owned brand first.

Moreover, GM Daewoo mainly produces brands under the same brand. The factory is definitely very good, but the brand technology and so on have been abandoned.

"Draw orders, they won't sell this. Both Tongyong and Ford have problems with their operations. They found my Wind & Rain Holding Company group and wanted to sell it to me. And my home country also has state-owned assets and wants Acquire some."

"We are partners, this kind of thing that is good for everyone, I will definitely not make outsiders cheaper, so this time, I also notified you."

"Ford has another brand that I don’t plan to sell, and I’m asking them to talk to them. That’s Jiebao. I’m determined to win. Since you like Land Rover, then I suggest that you also take the defending horse. In the field of off-road vehicles, you will become the strongest."

"As for the car, you can also take a look at those brands under the same brand. Let's talk about what you saw."
"Feng, you are such a good friend. Okay, I have done my research here, and I will call you immediately! " Ladan Tata said loudly.

"By the way, when you place an order, there is one more thing I need to explain to you in advance. I plan to register a new Corporation as a bridge, buy it in the name of this new Corporation, and then reorganize assets to sell high-quality assets to What do you think of our respective corporations?"

"Yes, it's the best way to save trouble. But how to register this new Corporation, and how to allocate capital and equity?"

"The initial plan is that you Tata, Wind & Rain Holding Company, and a state-owned company in our country will enter into a joint venture, and then the assets will be reorganized. We will discuss the final asset allocation. We will also negotiate. The specific conditions will be discussed in detail."

"Where are you? New York? Well, I'll take someone to New York in two days. Let's meet and talk! "

Chapter 1686: Start Making Money (4/5)

This time Feng Yu came to the U.S. and revealed the hidden news of the Real Estate Finance Corporation, which caused a shock in U.S. Stockmarket.

But within a week, those Corporations delisted or suspended trading, and the stockmarket in the US stabilized again. Even some real estate-related Company stocks have not fallen much, and are still showing signs of rebounding under the drive of the broader market.

Although the media began to publicize the subprime mortgage crisis, this incident was obviously suppressed by the attention of another incident, that is, the presidential election of the United States.

In other words, at this time, many major countries are undergoing re-election and transfer, and it is rumored that it is also a routine/standard procedure established by popular usage. It means that everyone changes the term together, and then no one will disturb the other party's election. After the term change, we will make friends again.

Of course, this is not absolute, Feng Yu thinks this is just a rumor circulated in the market.

For example, in some countries, the term of office is different for the heads of state, and the time for the change of term is naturally different. It is just a coincidence that they came together. China is held every five years, while the United States and Russia are held every four years.

Of course, the two world powers, the United States and Russia, are enough to attract the attention of the world.Although the stockmarket in the United States has stabilized, the previous strong upward momentum has been stopped. Although the stockmarket is still rising, the gains are far from that strong.

It is true that many people are worried about the stockmarket in the United States. Some people now say that every time the leadership of a major country changes, it is a reincarnation.

Because of policy adjustments or other reasons, some industries will always be affected, and the financial market will inevitably be affected.

All kinds of rumors are flying all over the sky, and there is really nothing Feng Yu involved. Even if he wants to release news, he still releases some real news. What is the matter with rumors?

For various reasons, and Feng Yu and Soros both started to enter the crude oil futures, and some people have seen it, gold seems to have a tendency to rise again, so many investors invested money in the futures market, mainly buying crude oil And gold.

When the Federal Reserve cut interest rates and the US dollar was continuously being sold in the market, the US dollar slowly began to depreciate. Many people have already replaced the US dollar with other products.

And because of this, the stockmarket was pushed up.

Now that the U.S. dollar has depreciated by more than 3%, this ratio does not seem high, but if you think about the holdings of the U.S. dollar, you know that this ratio is already very scary. The assets of many countries have evaporated an astronomical figure.The US dollar is still falling slowly and has not stopped its decline. It seems that the Fed has no plans here. This has promoted even more prosperity in the financial market. Many people who have never bought financial products before are now buying.

In this case, Feng Yu, Soros, Fu Rongqi, Professor Liang, etc. are constantly trying their best to increase crude oil, and the price of crude oil has really started to rise.

Today, the price of crude oil has reached 60 US dollars per barrel, which is 10% higher than the price Feng Yu bought at the beginning!

It seems that the 10% margin is not high, but they have used the minimum twice the financial leverage and the maximum five times the financial leverage. Coupled with their huge amount of funds, they have already made a lot of profits.

But this number did not satisfy Feng Yu.

So far, only Iran has unilaterally announced the reduction of crude oil production and called on other OPEC member countries to respond. Unfortunately, they have not responded at all.

At this time, the United States and Saudi Arabia are still playing Tai Chi. They neither said that they would reduce imports from Saudi Arabia, nor did they continue to support Saudi Arabia as the Boss of the crude oil market.

To put it bluntly, this matter will be handled by the next Government.

Saudi Arabia is also waiting for the attitude of the United States, especially waiting for the election of the new President of the United States, before they can officially start negotiations.As for some other member states, they are already very happy to see the increase in crude oil prices. This means that they can make a lot of money this year without increasing production.

By simply selling oil, many of their countries can become developed countries, and all of them are rich in oil.

However, there are still more suffering countries, such as Iraq and Kuwait. Many countries, like Iran, owe a lot of foreign debt.

Their production capacity is so high. The later the foreign debt is paid, the more interest will be. Don't assume that the interest rate on the debt between countries must be low. If this is the case, then there must be other interests involved.

So Iran went to talk to other countries at this time. Everyone owes so much money. Now that the price of crude oil is rising, it seems that we can pay off the arrears two or three years in advance, but why can't we just use two or three years? Pay it off?

As long as the price of crude oil continues to rise and the price doubles, our goal will be achieved.

This is of great benefit to our OPEC member states. It’s not only our Iran that makes money, but don’t your other countries also make money?

What do you say to those member states that are not short of money? You can choose to reduce production.In this way, your underground oil and other energy sources can be exploited for a longer period of time and can make your country prosperous for longer. Isn't this a good thing?

At this time, Iran began lobbying among the member states, especially when they wanted to persuade Saudi Arabia, as long as the Boss agreed, then things would be easy.

But at this time, Saudi Arabia is still waiting for news from the US, and it is impossible for him to reply to Iran now. And Saudi Arabia not only has oil, they are also doing a good job in many trades, much better than other member states.

However, Saudi Arabia is not in a hurry, but other member states are moved by Iran. Together, everyone will take advantage of the current trend and definitely push crude oil prices higher. This is in the interests of all their member states.

Saudi Arabia still disagrees and announces production cuts. This is no good. There is no reason to cut production casually. A lot of money, they are planned, the important thing is that the attitude of the United States is uncertain. But Saudi Arabia is not good at stopping other countries. It is impossible for other countries to obey Saudi Arabia, right?

So these member states have discussed, we cannot announce production cuts in the name of OPEC, but the countries themselves announce production cuts. Is this always okay?

Once those big countries find trouble, whoever announces a reduction in production will take the lead.So a second member state announced a production cut. After the news came out, it caused widespread concern.

What do you mean, is it because OPEC has passed the decision to cut production, or is there a contradiction within them? But there is a second country that announced production cuts, and it is hard to guarantee that there is no third or fourth country to announce.

From this point of view, it is really possible to reduce crude oil production.

What does that mean? It means that crude oil prices are going to rise.

On the same day, the price of crude oil rose sharply by US$5/barrel again. Feng Yu saw the news and his mouth slowly turned upward.

Chapter 1687: Take Advantage Of The Market (5/5)

"Boss, now the entire financial market seems to be very good. Although the stockmarket has fallen some time ago, it has started to rise again these days." Kameido Masao reported.

After Ladan Tata came to New York, he stayed for a few days and left, leaving the Chairman of Tata car, and cooperated with Ralph to talk with Ford and Tong.

Everyone's favorite brand is not in conflict, so cooperation can already be discussed. What's more, everyone has a common goal, which is to make their cars sell well in Europe and America. For this, you can bear to suffer a little loss.

Ralph was busy with the car acquisition, and Kameido Masao came to the United States. On the one hand, he managed the daily work of the Wind & Rain Holding Company group while cooperating with Feng Yu in other tasks.

"Not only the U.S. dollar, but also some other currencies are also depreciating. This has prompted more people to choose to exchange currencies for goods, in order to preserve their value, or to make a profit." When it fell, it inevitably fell.

"A large amount of cash flooding into the financial market will naturally make the financial market more prosperous."

Kameido Masao bowed and said: "And Boss, you enter the crude oil market and allow more investors to choose to enter the crude oil market. They are all out of trust in the Boss."Although I know that Kameido Masao is flattering, Feng Yu's inner heart still has some pride.

"Didn't many people choose to invest in other products such as natural gas, coal, gold, etc., and now the main force is still in the stock market."

The Dow Jones Industrial Index soared to more than 13 thousand a while ago. After the real estate financial corporations went bankrupt, they fell a lot, but at this time they returned to more than 13 thousand.

It seems that the bankruptcy of those Corporations has little effect on U.S. Stockmarket, but Feng Yu knows very well that this is the last madness.

Even if Feng Yu doesn't suppress it, U.S. Stockmarket will usher in a dive. What's more, Feng Yu is ready to lead the team to stir up, which will definitely make the Americans more hurt.

But today Feng Yu called Kameido Masao to come over, not to discuss these matters, but to discuss the listing of a family company.

Kirilenko had made this decision before, draining the funds of a sub-Corporation with good assets, and then offering shares to go public, in order to raise more funds.

Kirilenko chose to go public at this time because of overall consideration. This is the most prosperous period of time for the stockmarket in the world, a big bull market.

Corporation is listed at this time, and the stock will definitely sell for a high price. Then it rises for a period of time after listing, and then it will plummet.The rise and fall of stocks actually has little effect on the normal development of the Corporation. It does have an impact on the market value of the Corporation and has a significant impact on the reputation of the Corporation. However, it does not have much to do with the normal operation of the Corporation.

The money for the stock raising is available, and the Corporation has the funds to develop it. Anyway, the company he plans to go public is not very profitable yet.

After the stockmarket plummeted, it happened to take advantage of this opportunity to buy the bottom, and then buy the stock back at a lower price. Then it is equivalent to borrowing money to invest without paying interest.

The American Corporation that Kirilenko wants to list is Twitter. He only wanted to invest in this product when he saw the popularity of bloggers in China.

With venture capital, no one is better at this than Kirilenko.

During this period of time, the development of Facebook Corporation also requires a large amount of capital investment. Facebook’s and Youtube video websites are also businesses that burn money.

If before, Feng Yu would definitely continue to inject capital by himself, but this time, Feng Yu also chose to let Corporation go public at this time.

In this way, more money can be raised and Feng Yu will be more skilled at the job when U.S. Stockmarket stirs the situation.

And in this way, some investment institutions in the United States can get a lot of money. However, this investment institution that purchases their stocks should also carefully screen them."Kanda, how many financial investment institutions such as banks are interested in our Facebook stock? How many are interested in Twitter stock?"

"All, any financial investment institution, is very interested in Facebook and Twitter stocks. Now this is a social tool second only to MSN, and it is a social website, which is more interesting and more popular than MSN."

MSN is naturally the world's number one communication software in North America. It also has social functions, but it is relatively weak. Microsoft's positioning of MSN was originally for business purposes.

But Twitter and Facebook pay more attention to life, especially these two products have a big advantage, allowing many people to communicate with people they could not reach before, such as big stars.

More than one celebrity has announced that they have opened Twitter and Facebook to interact with fans and promote their own works.

In the beginning, it took some money to invite some celebrities to open accounts, but later, it was no longer necessary. Those celebrities all saw the benefits of opening accounts.

Sometimes a status is a good publicity, and it doesn't cost money.

This has also allowed more people to register for accounts, the user base has skyrocketed, and the number of daily visits has skyrocketed.

These data, in the eyes of businessmen, are equivalent to money. With a huge user base, are you still worried about not making money?If such a Corporation goes public, the stock price will inevitably soar. It's a bull market now, and the stock price must grow fast when it goes public.

Although not many people think that the stocks of these two Corporations can rise as fast as Amazon or Yibai, but it is Feng Yu and Kirilenko's Corporation. Their Corporation's stocks are listed, which one did not rise?

Many people worry that they have no chance to invest in Feng Yu's Corporation, but they never worry that they will lose money by investing in Feng Yu's Corporation.

"All interested? Then you pay attention. Don't those top financial investment institutions buy the stocks of these two sub-Corporations. Choose the ones that are slightly weaker in size and strength. Then show me a list. The institution acts as a shareholder of the subsidiary Corporation."

Kameido Masao looked at Feng Yu in amazement. The Corporation was listed. It should be a good thing for a large financial investment institution to buy shares. Why should the boss choose a small one?

Worried about losing equity? This is not right. Even after listing, the major shareholders of Corporation are still Wind & Rain Holding Company Group and Polar Bear Holding Group.

Where did he know that the small financial investment institutions Feng Yu had to choose were the hapless ones.

That is, those who failed to survive this financial crisis. In this way, after they go bankrupt, it will be more convenient and simple for Feng Yu and Kirilenko to buy back shares.Those large financial investment institutions have strong capital. This time they may not suffer serious injury. It is not easy to buy back stocks.

And in this way, the funds of those small financial investment institutions will definitely bottom out sooner, perhaps allowing the financial crisis to come earlier.

Chapter 1688: Want To Buy Without Doors

"What are you talking about? This time Facebook and Twitter are listed, and we are not cooperating with us? Then how much do they plan to sell their shares in one share, and how much in total?

Goldman Sachs CEO Osford looked surprised. Before the listing of Wind & Rain Holding Company Group and Polar Bear Holding Group's subsidiary Corporation, they have always been sponsors.

The cooperation between everyone is very good. Every time Feng Yu and Kirilenko's Corporation are successfully listed, the funds raised are never small. The two super rich are also very satisfied. What happened this time?

"The two corporations each plan to raise about two One billion US dollars. The specific amount for one share has not yet been determined, and they did not ask us for a price."

"Who are their underwriters?" Osford was very upset. They failed to become sponsors this time, but it would be nice to buy some shares of the two Corporations.

Sponsors are not allowed to hold sponsored Corporation stocks, which is well understood. But before, Goldman Sachs has also purchased shares of Feng Yu and Kirilenko's listed subsidiary Corporation through other corporations. As long as a little manipulation is required, it is not illegal.

These Goldman Sachs shareholders do not hold the shares of the Corporation, but their relatives can. This is not illegal, and the profits obtained are not their family's?"It's still the previous Corporation, Barracco Bank, Citibank, Morgan Stanley... become its lead underwriter, and JPMorgan Chase is the sponsor."

These big financial corporations have all become underwriters, but they do not have Goldman Sachs. Why?

Underwriters’ commissions are still not low, especially for such high-quality Corporation stock underwriting, which is generally relatively simple. Moreover, these big corporations work together as underwriters, which can also enhance investor confidence. They do not underwrite those junk stocks.

"Do you know why our cooperation has problems?"

"It seems that when we were the sponsor of Google Corporation last time, your wife's Corporation bought a lot of shares of Google Corporation, so it also got into some trouble and delayed the listing of Google Corporation by two weeks."

"But that time I sold Google Corporation's stock to the highest price! " Osford said angrily, "and that's my ex-wife, we have nothing to do with the law!"

Although he said so, everyone knows what the actual situation is like.

But even if those problems arise, you shouldn't even ask Goldman Sachs for quotation, right? Hmph, it must be intentional by other underwriters, they just want to exclude Goldman Sachs!Osford didn't even know that it was Feng Yu and Kirilenko who requested that the corporations that inquired this time were all those smaller financial corporations. It was said that they were worried that the other party would subvert their equity in the two corporations.

This reason can barely make sense, but in this way, the price of this stock may not be too high.

In fact, other underwriters are also having headaches. If it weren’t for everyone’s cooperation more than once, and the commissions were good, they wouldn’t accept such underwriting requirements.

The two corporations both issued 100 million shares, accounting for 25% of the total share capital, but when inquired, the issue prices of the two corporations were not the same.

The result of Facebook's inquiry reached a maximum of 23 US dollars, which was much lower than their estimated 26 US dollars.

And Twitter’s inquiry was only 13 dollars, much lower than their estimated 17 dollars.

Can the small investment Corporation afford high prices? I really don’t know what the two top richest people in the world think!

By issuing 100 million shares, the funds that can be raised are far below their expectations. Is this enough for the Corporation to develop?

Who doesn't know that Internet/Network Technology Corporation burned the most money at first. Of course, if you make money, the speed of making money is also fast.Those financial corporations that were inquired about, one by one were pleased beyond one's expectations. They did not expect that they could also be inquired about. But what they didn't expect was that these underwriters would even suggest that they subscribe more.

What do you mean, there is only so much circulation, and they subscribed so much that it is not enough to divide it. Could it be that the underwriters here have the right to sell? Or is there an over-allotment option?

In fact, there is not at all. In the end, the two corporations will decide on the right of placing.

This time, Goldman Sachs did not become an underwriter or sponsor, not because of a minor incident in the last issue of Google Corporation stock, but also because they requested a placement right.

Placing rights, that is, in the case of over-subscription, the underwriter can decide to whom and how much.

For example, if 100 million shares are issued, but the number of subscriptions has reached 200 million shares, what if the 100 million shares are not enough? It is necessary to decide who to sell these stocks to and who to choose as shareholders of the Corporation.

Feng Yu discussed with Kirilenko about choosing those small financial corporations or banks that are going to die. The advantages have also been explained clearly to Kirilenko, and of course the disadvantages have also been explained clearly.

Kirilenko is the same choice as Feng Yu, just these small corporations, let them suffer a big loss.

I don't know what these Corporations would look like when they saw the stock they bought by becoming exhilarated and eventually fell below the issue price.Even Kirilenko also suggested that if the number of oversubscription is large, then more can be issued to these small financial corporations or banks, so that they can pay more.

And after the quiet period, they must keep releasing some good news to make them happy first. When the stock price really falls, there will be times when they cry.

In the end, Facebook’s issue price was set at 24 US dollars per share, and Twitter’s issue price was 14 US dollars per share. This is also the result of discussions between these underwriters and Wind & Rain Holding Company and Polar Bear Holdings.

They originally wanted to set it higher, but Feng Yu didn't agree. In fact, Feng Yu thinks it can be sold, but the number of over-subscription may not be so large, and these small financial corporations and banks will not be pitted.

Only by letting these small financial corporations and banks go bankrupt can the U.S. financial crisis become more serious, can have a greater negative impact on the U.S. economy, and can more narrow the gap between China, Russia and the U.S. economy.

On the day of listing, it was very lively. Little Zach and Twitter’s Evan ringed the bell together, and both of them looked red.

The result was not beyond Feng Yu's expectation. Sure enough, the number of subscriptions more than doubled the issuance. At this time, the two corporations chose their new shareholders in accordance with the requirements of Feng Yu and Kirilenko.Those investment institutions that bought stocks, be pleased beyond one's expectations, and those who did not buy and sell, were at a loss. They subscribed so many, and they didn't get a share?

Why do those small financial investment institutions and banks get so many stocks?

Wind & Rain Holding Company Group and Polar Bear Holding Group will definitely regret it, Feng Yu and Kirilenko will also regret it, they will! (.)

Chapter 1689: Hold Mad Cow

Everything is developing in the direction that Feng Yu expected. Feng Yu asked people to continue to sell the US dollar, creating the illusion that the US dollar continued to depreciate, and then began to borrow some stocks from some financial securities Corporation on a small scale.

These are all preparations. Use margin to borrow stocks, then when you want to repay, if the stock price rises, you will lose. You can make money if the stock price drops.

Of course, Feng Yu knows that stocks will continue to rise, but this is just a test of some financial securities Corporations. See how bold they are and are willing to give high financial leverage.

Let these Corporations make some money first, and then when the stockmarket suddenly collapses, they will be given a heavy blow, making them unable to stand up.

This time the investment, whether it is buying crude oil to rise, or preparing to stir in U.S. Stockmarket, will need to last at least one year, or even two years.

It is impossible to cause a major impact in a short time. U.S. Stockmarket is one of the most prosperous financial markets in the world, with a huge scale, far from what the financial markets of small Southeast Asian countries could discuss two disparate things together.

And now Soros is no longer actively cooperating. Last time Soros took the initiative to call He Zhaoji and said that they had lost a billion US dollars when they sold US dollars as agreed.

The rest of the time, they have to invest in something else.Soros has already tested it out. Feng Yu is determined this time, so he does not need to continue selling US dollars, and Feng Yu will not stop here. He happens to have more funds to invest in other markets and then make more profits. .

At this time, both the futures market and the stock market are good, and Soros Quantum Fund has no less investment. He still uses the three-dimensional speculation mode he is best at, of course, in his mouth it is called three-dimensional investment.

The money that others put into the stockmarket is to buy stocks normally, or some people use financial leverage to buy stocks, which is the so-called financing in the Securities Corporation.

And Soros is buying stock index, also using financial leverage.

He doesn't need to focus on a certain stock or a certain type of stock, but just look at the overall market trend.

There are some problems in the U.S. economy. This Soros is of course also aware, but according to their Corporation’s analysis, this will not break out until after the change of term. The family of GCEO rge Bush is very strong and the support behind it is not low. He stepped down gracefully.

In other words, at least this year's economy will be very good, and he heard that the Federal Reserve has plans to continue to cut interest rates, then the dollar will continue to depreciate, financial products will continue to be popular, and he will definitely make a fortune.As expected, Wind & Rain Consultation continued to sell the U.S. dollar and wanted to lower the exchange rate of the U.S. dollar and let the U.S. dollar continue to depreciate.

Without a major force like him, the rate of depreciation of the dollar will definitely be reduced, but as long as Wind & Rain Consultation keeps on hand, the depreciation of the dollar will be difficult to stop.

But this time, it will definitely last more than a year, and the final depreciation of the US dollar will definitely exceed 5%. He doesn't know how much it can depreciate, but after thinking about it, it should never exceed 8% Correct.

Too much devaluation is not good for the United States.

Soros continued to invest more in stock index futures, and he was very comfortable watching Wind & Rain Consultation busy.

Feng Yu also let people understand the investment situation of Soros. After seeing Soros's investment focus, Feng Yu showed some disdainful smiles.

Soros is best at making large profits by suppressing or raising currency exchange rates. As for other financial products, they can also make profits together.

But this time is different. This time the U.S. dollar has depreciated. Soros can't spare no pains or effort to suppress the U.S. dollar, so he can only make money through other financial products.

And Soros really chose the stock market that is very closely related to currency, which is what Feng Yu hopes to see.Feng Yu’s layouts are now prepared to give U.S. Stockmarket a blow. When to start, it depends on the preparation.

But in any case, Feng Yu has the initiative.

So this time, I will be able to give Soros a severe lesson once, which will create a shadow in Soros's heart, so that he will not dare to confront Wind & Rain Consultation and Feng Yu in the future!

Had it not been for Feng Yu, Kirilenko would have gone to Soros for trouble.

Now Kirilenko has been staring at the market in London. In line with Wind & Rain Consultation's actions in the United States and Hong Kong, Kameido Masao also arranges for people to prepare for the Tokyo market.

It can be said that the most developed financial markets in the world are all ready.

At this time, China mainland's financial market was in chaos as Feng Yu said.

At the beginning, Feng Yu reminded Zhang Ruiqiang that such a large sum of funds would enter the market, and it would give investors a hint that the stock price would rise sharply.

Then what kind of situation has it created now? Many retired old men and women, and students who are still in school, have begun to trade in stocks.

The old man and the old lady just use their pension to invest in stocks. Many college students do not pay tuition fees and then use the money to invest in stocks.No way, watch other people make too much money in stocks. Putting 10,000 yuan in capital, you can easily earn 3,000 to 4,000 yuan a month, which is so profitable.

Haven't I heard that the country is supporting this cause, and I heard that there is a large amount of money entering the market, that is, to distribute dividends to the people.

If U.S. Stockmarket is now a big bull market, then mainland stockmarket can be called a mad bull, and the upward momentum cannot be held back.

Today Zhang Ruiqiang finally couldn't help but call Feng Yu and asked what to do. They can also see that if this continues, the stockmarket will definitely collapse.

Feng Yu told Zhang Ruiqiang that there was no other way to release some negative news, and then let the state-owned assets slowly withdraw.

The prosperity of the financial market is indeed good for the country's economic development, but once it collapses, the negative impact will be even greater.

Long-term pain is not as good as short-term pain. There are still many people who have not yet entered the market. When those who are hesitant enter the market, they will really be going to be cannon fodder.

Of course, at this time, we must also conduct strict inspections on those securities Corporations and restrict the use of some financial leverage, especially those high-power financial leverage.

And the review of the listing of the Corporation should be more stringent. Don't see good times, just go on the market in a swarm, when the issue price falls below the issue price, is it not to ask the country to wipe the ass?This matter cannot be hesitated, and certain sacrifices must be made so that the stockmarket can develop in a healthy manner and enter a normal stable period.

Otherwise, if there is a serious stock market crash like the previous generation/life, the impact will be even greater.

It is a mistake for people who don’t understand anything to enter the market, or those who know one and understand half to enter the market.

This mad cow must be stopped!

Chapter 1690: The Problem Is Serious

"Zhang Ruiqiang, what are you talking about, there is a problem inside the China Securities Regulatory Commission?" General Li looked at Zhang Ruiqiang, what nonsense!

"In general, I am not talking nonsense, I have data to support it. These data were made by Taihua's consultation and help, which can prove that someone is illegally manipulating stockmarket!

Zhang Ruiqiang handed a document to President Li with a firm expression on his face.

Zongli opened it and looked at it, but didn't understand it too much.

Above are tables, graphs, bar graphs, etc. The analysis vocabulary is too professional and difficult to understand.

However, the results show that there are many stocks that have been manipulated. As a professional management agency, the China Securities Regulatory Commission should not be ignorant.

If they know and ignore it, there will be serious internal problems such as corruption. If they don't know, it is a serious negligence!

No matter what the situation is, this responsibility is theirs.

"These data are true and reliable?" General Li looked at Zhang Ruiqiang with a serious expression.

"Feng Yu personally reviewed it, and he said it is reliable. I have also consulted with several financial experts, and they also agree with this analysis result. Now there are obvious hidden dangers in our country’s stockmarket, and we must take timely countermeasures, otherwise it will bring Great trouble! "
"What is so troublesome? Is it so serious? Isn't our stockmarket very prosperous right now, doesn't the index of over 5,000 points mean that our economy is in good condition?"

"Only when everyone has spare money in their hands, will they invest in financial products. This is considered a kind of financial management, right? The prosperity of the financial market can also reflect the good economic conditions of our economy?"

"We have kept the world's eyes on the economic growth rate for several consecutive years. What's wrong with the stockmarket now? This is only more than 5,000 points. Isn't Hong Kong or the US more than 10,000 points?"

I always feel that Zhang Ruiqiang has some frightening words to scare people. It is normal for others to have more than 10,000 points. Do you still say that the false height is serious?

Why, all these efforts I have made for the country's economic development in the past few years have all made your sentence obliterate?

"In general, how many years has our financial market developed, how many years has Hong Kong or the United States developed? And there are open markets, which means that foreign capital can directly participate."

"Ours is different. We are semi-open. Why should we restrict the participation of foreign capital? Isn't we wary of the financial turmoil that swept Asia in 1997?"
"We don't have so much foreign investment, how can the market be so prosperous? Look at the current economic newspapers and the economic news section on the internet/network. The number of people who follow people's livelihood is much faster. Is this normal? "

"Do you think those retired people and college students who are still in school are also actively participating in stock trading. Is this normal? If it is the spare money in their hands, it is good to invest in financial management. It is a conceptual change and deserves encouragement. ."

"But they don't invest in spare money. They use retirement funds and tuition to speculate in stocks. Once they lose money, how much will their lives be affected?"

"This is a professional field. Not everyone can make money in stocks. If anyone can make money in stocks, do you think it is normal? What is the result of that, and the hidden dangers will become bigger and bigger. Once there are major negative news. , Then it will cause investors to panic selling, and then the stockmarket will plummet."

"People who react quickly make money and leave, and those who react slowly will be locked up. Lose everything one invested. The financial turmoil in Southeast Asia was an example. At that time, everyone in Thailand was investing in stocks, but Soros alone It was broken and eventually dragged down the national economy."Even in a bull market, there should be stocks rising, and some falling, but the increase will not be particularly sharp. How can the stock index rise more than one percent for more than ten consecutive days.

"Isn't there state-owned assets joining it? Can't you stabilize the market?" Zongli asked.

"We are different from foreign countries. Foreign countries are open markets, and we are semi-closed. Foreign countries can make money from foreign capital, but we can only make money from our own people. To put it bluntly, we transfer the assets of some Chinese people to In the hands of other people, some people make money, and some people lose money."

"Foreign state-owned institutions can participate, but what does it look like when we participate? If state-owned assets make money, the people will lose. If the people make money, the state-owned assets will lose. We are only suitable for a stable role, not suitable for long-term investment. ."

At this time, I also understood that the domestic financial market is still different from that of foreign countries. This prevents many foreign operating models from being directly applied in China.

If there are only Chinese people's capital investment, then the financial market is just a method/trick to assist economic development, and it cannot become a pillar.

There are B-shares in China, but it is not that Chinese people cannot invest, but they need US dollars to open an account, which directly stops ordinary Chinese people from the door.Now the domestic stockmarket is prospering, but the most prosperous is A shares. However, there is not a complete connection between A shares and B shares.

previous generation/life China At the end of this year and early next year, the stockmarket’s sharp decline was led by the B-share market. This is also the most closely related to foreign capital markets, at least temporarily.

"The CSRC has a big problem?"

"It's really big! The policy pushes the stockmarket to rise, and the main force goes in to make money, and then retail investors stay behind. There are big problems in this, even very serious. Especially the audit of the listed Corporation, there can be such a statement as public relations. Procedure information Complete, without any fraud, why do we need public relations?"

"It can be said that if public relations are needed, then this listed company must have a problem. Many listed companies had a good profit before listing, but after listing, they suddenly changed their faces because many of their previous profits were obtained through high-interest lending. of."

"Financial and performance fraud is very serious. What was the fuse of the last internet/network bubble in the United States? It was not financial and performance fraud! Such things must be severely punished and cannot be tolerate is to nurture an evildoer ."

Zhang Ruiqiang asked people to investigate, and even a loss-making insolvent Corporation can still be listed. Isn't this bullshit!The debt of the Corporation exceeds the assets of the Corporation. Even if such a Corporation is profitable, is it sufficient to repay the debt? What is the dividend to the investor?

Probably all the funds raised from the listing are used to repay the account, right?

Otherwise, some people now talk about listing money, which in itself shows the purpose of these Corporation listings. Not for the better development of the Corporation, but these shareholders want to collect money.

What if they made a lot of money and left, leaving a mess?

If Feng Yu hadn't told him this, he wouldn't know that there were so many problems.

"Then what should we do now?" Zongli asked.

"First of all, stop all corporate listing plans, and then start a detailed review, please review it from outsiders! "

Chapter 1691: Rigorous Investigation

"Hahaha, Lao Liu, this time the Corporation is on the market, we have all become monopoly." A fat man said with a smile holding a cup.

"Lao Kong, then I first congratulate you from the richest man in our city to the richest man in our province! " Lao Liu's face was also full of smiles.

"This Corporation is not mine alone. You are also a major shareholder. It doesn't matter if the richest man is not the richest man. When our assets skyrocket, the right to speak will become heavier. Next time we can go to the Great Hall for a meeting! " Lao Kong When I said this, there was some longing in the expression.

Lao Liu put down the cup: "You still know how to do it. Once this Corporation went public, it was immediately different. We went from a company in a local market to a large company listed in the country. Assets can be doubled in an instant. The rise of our country’s value has also grown wildly."

"After waiting for two years, once the stocks are sold, we will not be able to spend all our money in this life. No wonder so many people want the Corporation to go public. This is really a good method/trick for making money."

If Feng Yu heard these words they said, he could not wait to spit on them.

What is the purpose of listing? It is to raise funds for the development of the Corporation, not to sell stocks to make money! Why does a listed company disclose its financial status? It is to be accountable to the shareholders who bought their shares.I invested in your Corporation's stock, you are responsible for making money for me, and I want to pay dividends. If the stock price rises, it should be that the Corporation has developed better, and investors have more confidence in it, rather than blindly chasing it.

This is why Feng Yu told Zhang Ruiqiang that the domestic stockmarket problem is too great. These people are not going public to raise funds for development, so what else do they do to make this kind of Corporation go public?

If it is said that in order to increase the visibility of the Corporation, the cost of listing is directly used for advertising.

Many listed companies don't even get a prospectus, and even many Boss don't even know what the listing is, but they know one thing, after listing, they can make a lot of money.

Specifically how to make money, they also know one and understand half. Many people may not even know that after the Corporation goes public, their stocks are not allowed to sell for cash for a certain period of time.

While Lao Liu and Lao Kong were still laughing and thinking about a better life in the future, Lao Kong's secretary suddenly opened the office/bureau door and rushed in: "Chairman, Manager, things are not good! "

"What's panicking? Which Corporation is coming to ask for the account? Tell them that the Corporation will be listed immediately. After the listing, they will have the money and even the profits." Lao Kong frowned and ordered.

"No, yes, there is a police~inspector, and also brought a group of people, saying they want to investigate! "Before the female secretary had finished speaking, several people in uniform broke in.

"Kong Shuanglin, right, this is Liu Erwei? You are suspected of financial fraud, bribery of public officials, and commercial fraud and fraud. Come with us. You guys, please This office/bureau is closed, especially computers and ledgers must be optimistic! "

"What are you doing, let me go. I am classmates with Deputy Chief Liu Shi, and I am also good friends with Zhao Juzhang of the Municipal Bureau.

"Kong Shuanglin, stop shouting, we are not from the city."

In the past few days, the above has conducted surprise inspections. Not only the Securities Regulatory Commission, but also many listed companies and companies that are preparing to go public have conducted a review.

The reviewers are no longer the CS~Supervisors, but are hired from outside. Multiple review companies cross-examine and then compare to prevent fraud or concealment.

Of course, the Corporation, which they focused on, already has a list.

Looking at the documents on the desk, the corners of his eyes kept beating. These people are too courageous!

What do they think of going public? What do they regard as the power granted to them by the state? Why are those due obligations not fulfilled?

Shocks the eye, astonishes the heart, these data shock the eye, astonishes the heart!When Zhang Ruiqiang gave him some information, he thought it might be a bit exaggerated. Some minor issues can be handled internally.

But now it seems that the problem is more serious than Zhang Ruiqiang said!

This is not just a small problem, it is definitely not an oversight, but a blatant practice fraud!

He will retire next year when he changes office. Someone originally nominated Zhang Ruiqiang to be a member of the State Council. He thinks it is a little too high. Perhaps many people think he has a good relationship with Feng Yu. Now it seems that the position in the vice president should be directly assigned to it. This Zhang Ruiqiang is doing really well.

Those who are capable, have a good reputation, and love their work should take up more important positions.

If he hadn't discovered these problems, things would definitely get worse if he let them ferment slowly.

In his term of office, this kind of thing happened, and it was a stain for him. But this is not the time to consider these issues. We should deal with this matter as soon as possible to minimize the impact.

It is said that Zhang Ruiqiang's report on this incident slightly crossed the line. Zhang Ruiqiang is in charge of trade and investment, but Zhang Ruiqiang found a problem and reported to his leadership leadership, which made sense.

Well, this time, some people shouldn't be embarrassed by Zhang Ruiqiang. If anything happens, he will stand up.With the information in hand, I decided to discuss the solution with others. This time, it seems that the country's financial industry is about to cause a big shock.

Many companies who wanted to go public suddenly realized that they had issued an order to stop all listings. They were all confused. After spending such a long time in public relations, why did they stop?

Then they discovered that many stocks were suspended, which made them even more confused.

The stockmarket is so good now, why are these stocks suspended? There are even some that have not been listed for long, why are they suspended so soon, and they are clearly still rising?

Soon, they discovered that there seemed to be something wrong with the above. Many of the leadership of the CSRC had changed, and some people were missing. These company executives who want to go public are all scared. How about the public relations they do, they will also be settled accounts after autumn?

In less than a day, those Corporation stocks that were suspended from trading resumed, but the ST logo was added to the front, which means high risk.

And the news network directly explained the ST logo, which frightened many investors who didn't know what it was.

What, stocks with this logo may be suspended at any time, and may fall below the issue price at any time?

Then who would buy it, quickly sell it, and exchange for something else. Or just stop trading in stocks, anyway, I made some money during this period.This trick has also directly brought down the prices of those ST stocks. There were even cases where ST stocks were more expensive than blue-chip stocks before. Isn't this a big problem?

Moreover, knowing that some large funds are preparing to withdraw from the stockmarket, it has given many investors the idea of exiting. Of course, it doesn't have to be a complete exit. They are prepared to wait for the stockmarket to drop and buy bottoms.

The stockmarket boom, with a grunting sound it stops.

Chapter 1692: Iron Man Released

Feng Yu paid close attention to the domestic affairs a little bit. When he saw that Zhang Ruiqiang eventually became the head of the China Securities Regulatory Commission, he was also speechless.

With that little knowledge of Lao Zhang, can he be the leader? But think about it, maybe others don't understand it. Lao Zhang at least knows how to consult, so it seems appropriate.

And it is only temporarily, and after a period of time, there will be new candidates.

However, if such an important post is given to Lao Zhang, it seems that Lao Zhang will definitely be able to take a step forward this time.

Feng Yu originally planned to return to China, but Elena has come to the US, and Feng Yu has not left for the time being.

Elena came to the United States this time to promote the film. In fact, she was just a guest star, but she also sang the theme song, so she also promoted it along with the lead actor, which also increased the exposure rate.

In fact, at the end of last year, Elena was a guest actor, which was very successful. At that time, the promotion was 007: Royal Casino, which was also the first movie released after Wind & Rain Holding Company acquired MGM.

The 007 series was originally the trademark of MGM, but the worse it turned out later, the public praise continued to decrease. And this time, I did a meticulous production, and the selected actors are also very suitable, especially the plot is very exciting.The global box office has been calculated and has exceeded 600 million US dollars, of which the North American box office exceeded 170 million US dollars, and Europe and Asia are also very popular.

Highly praised by many people, 007 is back!

The production and publicity and distribution costs of this movie were less than US$150 million. The box office alone made MGM a fortune.

The most important point has driven the sales of the entire MGM 007 series of movie CDs, as well as some other peripheral derivative products.

It is conservatively estimated that these alone can bring MGM more than $500 million in profits this year, which is profit, not revenue. And it's only this year, and there will definitely be profits next year.

The media also claimed that 007 was reborn.

Among them, it is natural to mention Feng Yu. Ralph even publicly declared in front of the media that Boss was here to save 007, and he did it.

The success of this film also made other Hollywood film Corporations feel threatened. It seems that MGM, under the Wind & Rain Holding Company group, is really going to get a new life.

Among them, the most hated one is Sony. If it weren't for Feng Yu's sideways intervention, MGM should have entered Sony's banner. These glory should be Sony's.But those are useless. Now MGM is owned by Wind & Rain Holding Company, a direct competitor of Sony Pictures.

The next thing that Sony and other movie companies pay more attention to is the upcoming Marvel movie-Iron Man.

If this movie succeeds, then Marvel's value will increase a lot. If the movie fails, it proves that the Wind & Rain Holding Company Group’s acquisition of Marvel was a failure.

And for this, it also acquired most of the equity of Lucas Pictures, which is the gains do not make up for the losses.

And Kirilenko, who actually bought Weta Digital to support Feng Yu, is too funny. They will suffer, they will suffer big losses!

The Iron Man premiere was very lively, and many big stars came to support them, including movie stars like Xiao Lizi and Schwarzenegger, as well as big directors like George Lucas and James Cameron. There are big singers like Elena, some sports stars in the sports circle, etc., star-studded.

But what many people did not expect was that even some business celebrities also participated, including Wind & Rain Holding Company CEO Ralph, New York real estate king Donald, Google Corporation’s Sergey, Facebook Corporation’s Jr. Zach... Waiting for many people.This is not Feng Yu asking them to come, but Ralph knows that many people are waiting to see the Boss jokes, and this Iron Man must be successful, at least to get a global box office of more than 500 million US dollars!

He came over to attend the premiere, and then called other people, as long as they were in the U.S., they all came.

Everyone only needs to say that I like Iron Man very much. This is enough to make Iron Man the focus of North America and even the whole world. This is even more compelling than the Oscars.

At the time of Oscar, these rich men could not be invited.

Almost the top media in the US platoon are here. Not only those entertainment media, including economic media, etc. have also come. It's rare to see these big names gather together.

Popular movie stars, popular directors, popular movies Corporation, famous businessmen and so on, before they wanted to shoot a single person, but this time they took so many shots and the flash never stopped.

It's just that the protagonist of Iron Man, Ronaldinho Bert, seems to be unfamiliar.

It's a veteran actor, but unfortunately there is no representative work. On the contrary, it is the villain, who is still somewhat famous. Even if the guest star Elena is just a cameo, he is more gimmick than him, right?Although the media is very uncomfortable, but as the starring Ronaldinho Bert, still stands in the middle of the stage. He kept cheering on himself, thinking about what Mr. Feng valued at the beginning, he wanted to change his life, the life of his family, and people's impression of him.

"Donny, may I ask you to be selected as the leading actor of this movie, is it because this movie does not require acting skills, but more about watching special effects?"

"Donny, it is rumored that you have signed a long-term contract with MGM for ten movies, and even the average salary has reached ten million. Is it your own hype?"

"Donny, will there be a sequel to this movie? What will you do if there is a change in the next movie?"

The reporter's question is more tricky than the other. Obviously, this was instigated by someone. Don't ask, it must be other movie corporations. Are you competitors? This is normal.

Ronaldinho Bert took a deep breath, with a confident smile on his face: "I played this Iron Man because I am suitable for this role, and this movie is not all special effects."

"I did sign a long-term contract for ten movies, and the pay was really good, because Mr. Feng thought I would get better and better. For this, I am very grateful to Mr. Feng for his appreciation."
"This movie will definitely have a sequel, and Marvel movies will gradually move to the big screen. This will not change. As for whether the next movie will be replaced, it depends on the opinions of the audience. I am confident that the audience will like me This Iron Man played! "

Feng Yu looked at the confident Ronaldinho Bert on the TV and nodded with satisfaction. This time Ralph made the scene so big, he absolutely couldn't fail.

After the movie is released, let the public praise of the audience explain everything.

Chapter 1693: Marvel Is On Fire

Feng Yu is sitting in a villa in Los Angeles, watching a movie with Elena. The source of Iron Man is not available to others, but Feng Yu can.

There is a small cinema in my villa. Although it is not as luxurious as the cinema in Kirilenko Manor, it is enough for more than a dozen people to watch together, and the seats are more comfortable.

"Ah, you have so few shots, what's the matter with that director! "

Elena is a little bit embarrassed: "I have taken many shots with just a few shots. But I can't see it at all when shooting, but after it becomes a movie, it is so wonderful! "

A lot of green screens were used during filming, and Feng Yu watched these actors perform like fools. But after special effects, it really became a visual feast.

To put it simply, Iron Man's plot is very smooth, but there is nothing special about it. A very simple counterattack routine/standard procedure, this method is widely used in comics and comics.

But as a popcorn movie, it is still attractive enough. From beginning to end, people will follow the plot, and the fighting scenes are even more exciting.

"By the way, have you finished filming that Inception?"
"Not yet. Many props are more troublesome to produce. At that time, the resources of Corporation were not prioritized 007 and Iron Man. Therefore, according to the plan, Inception will be released next year. Now I am shooting and producing at the same time. But it will be soon. It is estimated that the filming will be finished in another month."

"Well, at that time, Corporation's script is up to you, as long as you like it, don't care whether it is suitable."

In the original Marvel movie, there is also a character that suits Elena very well, that is, Black Widow. The original is the Soviet Union agent.

But because of the emotional entanglement between the Black Widow and the US team in the script, Elena voluntarily gave up. This makes Feng Yu very satisfied, he can't bear to kiss someone else with his girl.

Elena half lay in Feng Yu's arms: "No, I can't make the movie you invested in lose money. You never lose money in your business, and you can't make this change because of me. And I'm very happy singing and dancing. Movies are just a side job. ."

"Well then, let the Corporation collect a few scripts specifically for you in the future, or let the gold medal screenwriter tailor two or three scripts for you."

Chapter 1694: Brush Bad Reviews

"Boss, Iron Man's box office is really gratifying. It looks like it can surpass the Royal Gambling! " Ralph looked surprised.

What is 007, that is the most famous special agent series movie, enduring. And it is very popular in Europe and Asia.

Iron Man, which is not bad in North America, but not many people have heard of it in Europe and Asia. Marvel's most famous comic heroes should be Spider-Man, Hulk and XMAN.

But it was such an Iron Man who was not well-known before, but the box office gave them a big surprise after the release.

The production cost is not much different from 007, but the box office is higher. This is simply too successful.

Although 007 can drive the sales of series of movie CDs and other products, Iron Man can also drive the sales of Marvel products, even in toys and other products, maybe it can sell better.

Most importantly, this is enough to prove that Boss' acquisition of Marvel Pictures was successful. Those who laughed at Wind & Rain Holding Company Group and Boss before are like slapped in the face!

Feng Yu drew out the cigar in the box and threw one to Ralph: "Just leave it to the people at MGM and Marvel to pay attention. Your focus is on the purchase of car."
"Boss, Tongyong and Ford think that our conditions are too low, but the conditions they want are too high. Doesn't it mean that the subprime mortgage crisis will become more serious soon, and they will lose more money at that time, our conditions, they will I have to agree. Tata car also means that."

"Well, remember, those major brands and shares must be acquired, and you can take care of the others. Be careful not to be intercepted by other consortia! "

If there is no good talk here, and Ford sells the business to another consortium, then Feng Yu would be ashamed.

He, the business that the world's richest man wants to acquire, can be taken away by others? What's more, Feng Yu has signed a ticket with Zhang Ruiqiang and others.

"Boss rest assured, they have been in contact with me these days, and I have also learned about the situation of those Corporations, and even some executives are inclined to us."

Tongyong and Ford have already sold those businesses, and many executives must sell them together. Aren’t they hurrying to please the new owner.

Under the Wind & Rain Holding Company group, they have no resistance at all. Feng Yu is a well-known gold player. Under Tongyong and Ford, they have lost money, but in Feng Yu's hands, they will definitely make money.If Corporation makes money, their executives will naturally earn more. Most of the company executives' salaries are tied to their performance.

"You just have to count. By the way, tell MGM and Marvel that the planned filming must be completed. At the end of the year, you must see Invincible Hulk in theaters."

The previous generation/life Marvel movies make money, but they are not as much money as the surrounding ones. Just like Disney Pictures, why do they launch cartoons every year? It's not because they can interact with their Disney parks and other industries, and then make more money.

Marvel movies are the same. Movies make money, but the peripheral industries make more money. Whether it is comics, costumes, props, toys, games, character images, etc., it is a huge profit.

Before Feng Yu was reborn, Marvel was valued at more than 20 billion U.S. dollars. Feng Yu bought Marvel and only spent a few One billion U.S. dollars. These One billion U.S. dollars can be earned back in a few years. He will also appreciate several times.

This kind of investment has high returns and is safe, which is still very good.

At this time, the phone on Feng Yu's desk rang suddenly.

"Sergey, is there anything you need to call me?" There shouldn't be any major incidents at Google Corporation. The funds are sufficient, the business is developing well, and the expansion is the fastest.I usually contact Ralph or Kameido Masao for anything. Why did you call him directly this time?

"Chairman, take a look at the freshness of Iron Man on Rotten Tomatoes. Obviously, someone is giving Iron Man bad data! " Sergey knows that Feng Yu attaches great importance to Marvel Pictures, so he is the first choice after knowing this news Just tell Feng Yu first.

Rotten Tomatoes is linked to Google Corporation, because it requires high data support, which is exactly what Google Corporation is good at.

A total of less than US$30 million was invested in Rotten Tomatoes. Last year, someone had bid for US$600 million to acquire it, but Feng Yu did not sell it at all.

This Rotten Tomatoes business not only has an impact on movies, but can also complement companies such as Google, Facebook, and Youtube. It will even have a significant impact on Amazon’s cultural product sales in the future, such as music products and books, etc. Feng How could Yu sell it?

The reason why those people paid a high price to buy is because they saw that this Corporation can bring them higher profits.

Feng Yu clicked on the website of Rotten Tomatoes. Iron Man is currently in theaters, so you can see it directly on the homepage.

53% freshness?

If it is less than sixty, it means that it is not new, which means that the movie has failed the rating!But something is wrong. Feng Yu paid special attention to it the second day of the show. The freshness was over 90%!

How long has it been, why has it fallen so much? It seems that Sergey is right. Someone must be maliciously commenting.

Just like when some Star Wars fans wanted to make Star Wars the top, they gave consecutive negative reviews to other movies similar to the public praise of Star Wars, and topped Star Wars.

But that was after the movie was released. The movie is still in theaters, and it will affect how many people who are going to watch the movie!

"Sergey, check it out, who is giving bad reviews to the movie, and organizing the staff to get the ratings back! "

Scoring? This Rotten Tomatoes is owned by Google Corporation. Who of you has used Google Corporation before?

"Boss, what's the matter?" Ralph saw Feng Yu's face suddenly become unpleasant. He was talking and laughing just now. Why did it become like this after answering a phone call?

Hearing what Boss said just now, it seems that Sergey of Google Corporation is calling, but he read the work email from Google Corporation this morning, everything is normal.

"Someone will give Iron Man a low score on Rotten Tomatoes. Go and find out if other media have any negative comments on Iron Man."In Feng Yu’s opinion, Iron Man is still a very good popcorn movie. Even if you don’t like it, you have to admit that the special effects are very exciting, just like why Batman is so popular, because he is an ordinary person, not an alien like Superman. people.

Iron Man has one thing in common with Batman, that is, they are both rich and handsome. Uh~~Perhaps in the eyes of many people, Iron Man is not as handsome as Batman.

But for such a movie, there are normally two evaluations, like and average, how can there be so many bad reviews?

How did these bad reviews suddenly come up?

Chapter 1695: Word-of-mouth

Feng Yu reads news on the internet/network, while Ralph arranges people to collect newspapers and so on.

When Ralph got the newspaper back, Feng Yu also browsed a lot of news about Iron Man on the internet/network.

Today, a lot of news attacking Iron Man suddenly appeared: escapism, slow rhythm, dark style, exaggeration, actors have no acting skills, special effects are not good at all, the film is extremely mindless and so on.

These words are used to describe Iron Man. After Feng Yu saw it, he felt that these film critics shouldn't read Iron Man at all!

Iron Man's pace is very fast. In the later period of Marvel, there are some movies that have delayed the plot, such as the US team, but Iron Man definitely does not.

And Iron Man also has a lot of humorous plots. This movie is also more mindful, and the special effects are also top-notch. Even the performance of the actors is remarkable, and it is considered top in commercial blockbusters.

In Feng Yu's view, all of this is based on the standards of blockbuster movies. The only drawback is that the actors are not big enough, but soon Ronaldinho Bert will become a superman movie star, even surpassing the X-Men series. actor.

In the future, it can be seen from Ronaldinho Burt's pay that the only person who can discuss two disparate things with him is Captain Depp."Boss, these are all groundless accusations, just random comments! " Ralph was very angry, a very good comic hero movie, how come these people commented like this?

Executive of MGM Pictures suddenly said: "Chairman, I think I know what's going on."

"Oh? What's the matter?" Feng Yu raised an eyebrow.

"This film critic used to write film reviews for Colombia. Colombia now belongs to Sony Holdings. This is for Disney. This is for Shimen Film and also for Shimen Film. This is the focus of the 21st century. There are some other people I don’t know, but not surprisingly, they must be the queen critics of other film Corporations."

What is a queen film critic is that after the release of the Corporation's film, he helped promote it in the media. This kind of advocacy can stimulate the box office to a certain extent, and even have a certain influence on film awards.

MGM Corporation naturally has its own queen film critics, but it is obvious that other corporations have united.

"Boss, they deliberately targeted us. They did the same when 007 was released last time."

At that time, other corporations weren't that excessive, because they were also afraid that when their corporation films were released, others would give bad reviews, that would hurt each other.Under normal circumstances, as long as they are not directly competing at the box office, they will all tout each other, do they carry people out of the sedan chair? Anyway, they are all making money for the audience.

But this time, the other film Corporation was too much.

There was a disdainful smile on Feng Yu's face: "It's okay. Obviously they are scared. They are afraid that our Iron Man will make another good box office."

"007 makes money, and their inner heart is already quite jealous. If Iron Man makes more money this time, then the heroes of the Marvel universe will be developed to bring us a steady flow of box office and public praise. They don’t want to see this. a little."

"But it's the same. It proves that our films are very beautiful and very popular with the audience. They are not the ones that attack us? Now it seems that their films are also being shown, right? While we reversed our public praise, we also stepped on them. All right."

If you don't pay attention, don't blame me for being impolite.

Ralph immediately went to make arrangements. Feng Yu also called Sergey and asked him to stare at Rotten Tomatoes, and brush negative reviews on several movies. The list of movies will be sent to his e-mail.

Just one Rotten Tomatoes is enough for them to drink a pot.

The freshness of Rotten Tomatoes has now been widely accepted by movie fans, and to a certain extent, it can even affect the movie's award.The public praise is particularly good. I won the Oscars and Golden Globes, and even Europe and Asia can get some awards. The public praise is particularly bad, and they won the same prize. There are also film awards set up for mockery in the United States.

As for other media on internet/network, Ralph has also done public relations. As for the traditional TV and newspaper media, they have also begun to work on key issues. Anyway, their publicity costs have not been spent.

Chapter 1696: Words Exceede 5100

"Boss, those movie companies have settled with us, but our Iron Man's North American box office has indeed been affected."

Ralph is very upset. In their opinion, Iron Man has such a good momentum, and the public praise is so good at the beginning. The global box office may exceed 700 million US dollars. The box office of North America and China alone is not a small number.

However, the North American box office has been severely affected by other movie Corporations. Because of the internet/network relationship, even the European side has been affected. The global box office can reach six billion US dollars.

Although six billion US dollars still exceeded their estimated minimum goal, they always felt that there were some regrets. When the 700 million and 600 million are publicized, there will naturally be some gaps, especially in North America, where the gap is the largest.

Feng Yu stepped off the treadmill and wiped his sweat: "Who said that our box office is less than 700 million US dollars?"

Ralph looked surprised. It was impossible to reach 700 million dollars.

It has been in theaters for so long, and public praise and other things have been stable. At this time, there is no way to stimulate the box office. Why can the box office grow inversely?

"Boss, are you referring to the sale of high-definition discs? That one is also distributed by MGM, but this is not included in the box office, it should be regarded as derivative income."After the movie is released, CDs are sold. This is a method/trick that the film distribution Corporation has long been selling. At the beginning, it was sold on video tapes. Then it became a VCD disc, then to a DVD disc, and then to the current high-definition DVD disc.

However, sales of this CD are much better than sales of video tapes. Video tapes need a video recorder to play. Although CDs also need a DVD player, they can also be played on a computer.

Nowadays, there are not many computers without optical drives.

Moreover, the penetration rate of computers is higher than that of video recorders. The space occupied by CD is much smaller than that of video tape.

Many people like to watch movies at home, especially many TV shows in the U.S. are paid, and the cost is not cheap, so it is a good choice to buy a CD for your favorite movie and watch it several times. .

But this point is completely different from what Feng Yu said.

"Ralph, I'm not talking about the sale of CDs. Most of the TV shows are charged extra, right?" Feng Yu reminded.

Ralph is still confused: "Boss, do you mean taking the movie to be played on TV? This won’t work. The major movie corporations have only seen an agreement. In order to protect the sales of video tapes and CDs, it’s not allowed within three months of the release. Allowed to broadcast on TV."This is an agreement that the major film companies abide by, and no one can violate it. Many movie companies have their own TV stations, and they will naturally broadcast their own movies on their TV stations to attract viewers to pay to watch them.

Under MGM, there are also TV stations of their own, and those without TV stations are not considered to be a big corporation.

Feng Yu shook his head: "I'm not talking about the broadcasting rights of TV stations. Didn't you realize that our lives are becoming more and more inseparable from the internet/network? Most of the people who like our Iron Man are youngsters and children. Right? These people use the Internet a lot, right?"

"If you look at Youtube's video click-through rate, you know that many people like to watch videos on the internet/network. Taihua Holding Group has a channel called Ryan Fox, which is the internet/network Corporation. They cooperate with TV stations, but the essence is not Are not the same."

"Does the agreement between movie corporations include internet/network broadcasting rights? If we pay for broadcasting on the internet/network, does this not violate the agreement?"

"It’s not much different from the website and the movie theaters. Even if it can’t be counted in the box office, it’s a real income, right? And why can’t we be called an internet/network theater? It’s counted in the box office. , Can they tell what's wrong?"Ralph looked at Feng Yu blankly, he was stunned by the remarks made by Boss. Internet/network theaters, paid to play, counted in the box office, it seems there is really nothing wrong.

In this way, Iron Man's box office will inevitably shock many people, but if this is the case, it will have a certain impact on the sales of CDs, right?

"Boss's idea is really great. In this way, although it will have a great impact on the sales of CDs, it is absolutely cost-effective/worthwhile compared to the profit and influence that internet/network playback can obtain! "

"It's just that, we need to cooperate with some video websites. The video websites in the U.S. are not very famous, and many of them have low traffic. Although our Youtube has a lot of traffic, there is no charge. And there are Many video websites themselves belong to some TV stations. This conflicts with the agreement and cannot be selected."

Ralph began to quickly analyze how to handle this matter.

"You can open a separate paid video page on Youtube, put up our MGM video resources, let netizens pay to watch. This price is lower than half the price of a CD, and even many film sources can be watched for free by members. "
"Isn't there a video website under Amazon in Europe? You can use theirs. As for China, you can give it to the Fox Channel. The movie CDs are sold on average and paid to play. Maybe it can give us a surprise."

Paid viewing, this model of previous generation/life was very popular, but at that time, it was because CDs were basically not sold.

There are still CD sales, and doing so will indeed have a big impact on CD sales. In fact, the profit of CD sales is definitely not low.

Feng Yu is also sure that this model will soon be changed because it conflicts with CD sales and TV on-demand rights, which hurts the interests of others.

They will definitely come to MGM to negotiate and force MGM to compromise.

Even if it is a compromise, this model will not die. It may now postpone internet/network pay-per-view, or even after the TV pay-on-demand, that is, four months after the movie is released.

But no one can stop this time, Iron Man used this model to make a surprise box office. Gradually, other film companies will accept this model, because it can bring tangible profits.

The sales of CDs will gradually decrease, which is a trend. If you can watch it directly on the internet/network, why buy a CD? Isn't this still taking up space?And the internet/network paid broadcast time can be very long, much longer than the movie's release time, which can generate longer income.

Even in the future, internet/network broadcasting will have a serious impact on traditional TV stations.

This time, let them see what it means to take an alternate route!

Chapter 1697: Domestic Visitors

The advantage of being a Boss is that if you have any ideas, you leave it to the people below to do it. Even most of the time, you don't need to have the Lenovo method, just make a decision.

Just like this internet/network paid broadcast, Feng Yu said a few words, how to implement it, how to divide it into something, naturally someone will do it, and it must be done well.

With such a generous salary, how can you not work hard?

At this time, Feng Yu also has new things to work on. The representative of the state-owned acquisition of the brand business of American car companies came. Ralph didn't know how to get along with these people, so Feng Yu stayed, otherwise he would be ready to return to China.

As for the Chairman of Tata Car, he has always been here in the United States. After a long discussion with Ralph and others, the two parties also agreed on the brand and business they wanted.

Ralph and the others wanted to delay the acquisition this time. The longer the delay, the faster the assets of Tongyong and Ford will depreciate.

Of course, you can't delay it too long, lest the other party's patience is gone, and if you directly cooperate with other consortia, they will lose a lot.

If it is not for the same use and Ford and absolutely do not want to make Japan Corporation cheaper, then Toyota and Bentian actually have a great opportunity. There are also some well-known car companies on the European side, which have been looking at the US market.When these Corporations sell their businesses, they must also consider that they cannot be cheaper than competitors. In their view, Bing City Machinery Manufacturing Group and Tata Car are not strong opponents. Even if they acquire their business, they will not be able to enter the top five in the world, and they cannot compete with them in North America.

But if it is cheaper, Japan or the car companies in Europe are different. It is very possible that the other party will step on GM and Ford. This is absolutely impossible.

GM can now accept to temporarily step down from the world's No. 1 position in terms of production and sales, but it absolutely cannot cultivate a strong opponent.

They can temporarily retreat to second place, and they need the ability to return to first place at any time. If car companies like Toyota and Dezhong are cheaper, it will be too difficult for them to surpass.

I can step back, but I can no longer push the people behind them.

This is also the case, which makes them more interested in the Wind & Rain Holding Company group. Not to mention that the scale of the car does not pose too much of a threat to them, and there is sufficient cash to allow them to tide over the difficulties.

Feng Yu was sitting in the office/bureau, and the Chairman of Tata Car was also waiting here. After a while, I saw Ralph leading a person in.

"Chief Feng, it's an honor to meet you. Thanks to Chief Feng for helping me this time."Feng Yu frowned slightly. Why is there something wrong with this sentence? What do you mean by helping? Isn't everyone cooperating?

"President Xu is polite, sit down, we have negotiated some frameworks first, and then we can negotiate with the two car companies."

Feng Yu stood up, simply shook hands with the other party, and sat down directly.

Mr. Xu looked at the Indian suspiciously, then at Ralph, and then whispered in Chinese, "Chief Feng, do you let them go out first?"

Feng Yu showed an unhappy look on his face: "Ralph and Palangi are direct participants in this acquisition, there is nothing they can't listen to."

If you go out, you should also go out. Zhang Ruiqiang said on the phone that this person has something to do with his back and won this opportunity. In fact, he is not outstanding and he has not participated in such cross-border acquisition negotiations.

Although there is no blemish on the resume, there are no bright spots. If such a person is not pushed by someone behind him, his age will definitely not sit in this position.

This time it is to share the credit. With this political achievement, he can make his resume more beautiful, and he will have the opportunity to make a move next year.

Mr. Xu looked a little embarrassed, but thought that this time it was their state-owned assets that made the money, and his confidence came back."Chief Feng, I think it's better for us to talk about it first, after all, this time it is state-owned funds." Xu reminded.

Feng Yu looked at Mr. Xu like a silly ×: "They can fully represent the Corporation, can you fully represent the state-owned assets? I don't care who is behind you. Come here this time, you can just bring your ears to negotiate. Without your participation."

"State-owned assets contribute money? Is state-owned assets rich? If you want to lead the negotiation, then I will suggest that state-owned assets change to a sensible representative! "

Ralph and Palangi were excluded as soon as he came up. Isn't this man in his head? Ralph was trained by Feng Yu, and Feng Yu has been very satisfied with his work over the years.

Palangi is the representative of Tata car, and the face of Tata.

This Xu is nothing more than a microphone at best. He can decide what he decides. The person who finally decides is not the National Court.

Mr. Xu originally felt very good about himself. He thought that this time he could not only make a good political achievement, but also get a relationship with Feng Yu, and he would be familiar with Feng Yu the last time.

Look at that Zhang Ruiqiang. Had it not been for Feng Yu's help, could he get to where he is now?

He only saw that Zhang Ruiqiang had a friend like Feng Yu, but he did not see how Zhang Ruiqiang was able to work, how much he did, and how public praise he was.Some people always have an eye above the top, thinking that they are in the position of the other side, they can do the same, or even do better.

But in fact, after they got their hands, they discovered that many jobs were much harder than they looked. Not only could they not do better, they might even do worse.

Feng Yu's sudden anger shocked Mr. Xu. Although there are people behind him, it is clear that the person behind him is not willing to conflict with Feng Yu.

Although he always wants good things, he is not stupid. If he offends Feng Yu, then the family might abandon him. Choose between Feng Yu and him, except his parents, everyone else will choose Feng Yu.

"Chief Feng, you are misunderstood. I just want to know what our state-owned assets can get this time, so I can report to the domestic leadership. Negotiations are based on you. I absolutely agree with this."

Feng Yu glanced at this President Xu, who is a master of can bow and submit, or can stand tall (idiom, from Book of Changes). That's fine, as long as you don't make trouble, it doesn't matter if you take credit for it.

"There is no need to report to the country first. I call you over today to let you meet with them. During the negotiation, what they say is what they say. After the acquisition, we will allocate it."This time the negotiation is very important. They all have rich experience and even understand the negotiation routine/standard procedure of those negotiating opponents. These are things you don't have, and even at this point, I am not as good as them."

Mr. Xu's eyes widened, what? Chief Feng said they are not as good as these two people?

It seems that these two people are so respected by Chief Feng.

"Chief Feng, don't worry, I know everything. If they are the mainstay, I just listen and don't speak." Mr. Xu became lowered at this time, as if I was just sending money.

Feng Yu nodded with satisfaction. This acquisition is very important and should not be missed!

Chapter 1698: Differentiation Strategy

Originally, Tongyong and Ford wanted to trade with the Wind & Rain Holding Company group, but after they learned that Wind & Rain Holding Company had cooperated with Tata Group, they had new ideas.

Feng Yu naturally wanted to spend less, while GM and Ford wanted to sell more.

In fact, this conflict is not big at first, but Feng Yu's other requirement is too demanding. Employees in the U.S. don’t need any of them, and employees in other regions have to go through an audit before deciding whether to do so.

If you want to use Ford and lay off first, Feng Yu naturally took a big advantage. The laid-off employees will definitely need to find a job, so they can sign an employment contract with those employees at a more reasonable price, and even this contract can lower the price.

Tongyong and Ford itself will lay off employees, but this is completely different from the scale of layoffs Feng Yu requested. Although Ralph said that he could give more money when talking to him, Tong Yong and Ford still disagree.

Their veteran manufacturing company has a lot of retired employees and compensation for layoffs. If these businesses are sold, but the employees are still in their hands, can they lay off them all? Certainly only part can be cut.

As a result, they will inevitably need to lay off employees in other businesses to relocate these extra employees.In this way, although they have laid off a lot of employees, they have not been able to reduce their burdens too much. Even if they take extra money temporarily, it is nothing but drinking poison in the hope of quenching one's thirst. By then, these employees’ pensions, medical insurance, etc. , Is still a great burden.

Feng Yu insists on this and absolutely cannot change. You can pay more, but don't want these people, and don't want those garbage factories.

When the previous generation/life Tata car started operating passenger cars, it did a good job. But after acquiring Jiebao and Land Rover, they developed their own mini-cars and started to lose money.

Don’t look at Jiebao and Land Rover selling well, but the burden is heavier. If it weren't for those burdens, how could Ford sell it to Tata car so cheaply?

Feng Yu meant that he didn't want those debts or something, but this GM and Ford would never agree.

Both Tongyong and Ford will not bear this part of the debt. Fortunately, non-performing assets can be stripped off through the reorganization of the equity structure.

You said that the bad assets were divested and bankrupted, so that the employees of the bankrupt Company would not be found?

Under normal circumstances, bankruptcy reorganization just discards some non-performing assets, and then allows high-quality assets to bear these debts, postponed repayment, and reduced the burden.

Many foreign corporations simply transfer the non-performing assets to a corporation, and then conduct bankruptcy liquidation.The method is simple, just leave the relationship legally. For the bankrupt Company, just find someone to carry it, and it has nothing to do with these high-quality assets.

The burden is left to the Government, and the legal person of the bankrupt Company also has a lot to do with it.

This legal person is also very simple. Some people in the U.S. are in jail and become legal persons. They won't be able to get out anyway, so it would be nice to leave some money for their families.

He is in prison and can't get out. He is not afraid of other troubles. He can't pay the debt anyway. If you have the ability, you can let me go to work and pay the debt.

There are many similar ways, and there are some dying people as legal persons, and loopholes can always be found.

Feng Yu of course would not adopt this method. As long as the reorganization is once, bankruptcy reorganization is not even required, and normal asset reorganization is fine.

Even if there are some bad assets, it is normal. I can’t say that someone’s particularly high-quality assets are just sold, right?

After research, Ralph, Palangi and others believe that Tongyong and Ford may have joined together in private. In this way, it is the acquirers such as Wind & Rain Holding Company that will suffer.

Ralph believes that the first thing to do now is not to think about how to acquire the target businesses of the two companies, but to differentiate the two companies.

Only when they are divided can they truly take the initiative.What they want to study now is how to divide the two US companies. After all, the main factories of the two companies are in Detroit.

To put it bluntly, although they are old opponents, in this case, they will still be unanimous to the outside because it is in their interests.

Both Ralph and Palangi believed that they should contact Ford first. After all, Ford knew that Tongyong had contacted them and then took the initiative to find them. Obviously, they were more anxious to sell assets.

Feng Yu has different opinions. He thinks that the same use should be contacted first, because the burden of the same use is greater and more cash is needed.

Mr. Xu said weakly at this time: "Can I express an opinion?"

Xu always came here as a representative, and because his English is very good, this is an advantage among the cadres.

At this time, they were all their own. Feng Yu naturally would not refuse Mr. Xu's words. Many people also referred to opinions.

"It's all your own, you can tell."

"I also think that we should contact Tongyong first. First of all, as Mr. Ralph said, Tongyong first contacted Wind & Rain Holding Company Group, right? That means they are very anxious to spend money."
"Secondly, Tongyong intends to sell the shares in the joint venture factory in China. This is our China XX asset be determined to win. And if we first buy the shares in the joint venture factory in China this time, do you think Ford will be anxious? "

Feng Yu's eyes lit up, but he didn't realize that Mr. Xu still had some thoughts.

The work experience is not good, it looks relatively mediocre, but it has not been stained at all for so many years, which also proves that this person has some brains.

Ralph thought for a while and nodded: "This is a good way. After success, the same amount of money is not enough. It can only temporarily relieve their troubles."

"For Ford, we can demand that they have to buy shares in their joint venture factory in China, which they directly refused. Ford sees that the same use is sold, and maybe they will agree to sell it."

"Even if Ford doesn't sell this part of the asset, it will be more beneficial to us when negotiating other assets. Another Ford asset is much better than the same asset, and the same cannot meet our requirements. "

In fact, no one is needed, which is too difficult for the same use. But for Ford, it's much simpler.They have few brands and few employees. Ralph only emphasized that there is no need for anyone in North America. The assets that Ford wants to sell have fewer employees in North America.

After Feng Yu acquired Ford's assets, they always wanted employees. Ford's proposal to give priority to their original employees, Feng Yu also thought there was nothing wrong with this.

Hiring skilled workers is always better than hiring novices.

Palangi also thinks this is good, and they can even test whether they can buy Daewoo with the same user. If this is discussed, then Feng Yu has agreed not to compete with Tata Car.

"Ralph, how to talk about it, it's up to you to lead the team. If this matter is done, you can't lose it."

Chapter 1699: Foote Is In A Hurry

The representative of Ford sat with Ralph again. Although his inner heart wanted to quickly negotiate a cooperation with the Wind & Rain Holding Company group, he still looked calm and unhurried on the surface.

"Ralph, we have been talking for a long time, have you made a decision?"

With a smile on his face, Ralph said slowly, "Matt, my Boss still thinks that Ford's share in the joint venture company in China is very good, and he wants it very much."

"No, no, Ralph, I am very clear that apart from the two brands of Ford and Linken, only Mazda shares in our overseas joint venture factories can be sold."

These are the strategic investments of the Corporation. The shares of the joint venture Corporation can allow their Ford cars to be sold to most parts of the world, and they can also enjoy local preferential policies, such as avoiding high import tariffs.

Take China, for example. Compared with the retail price of a car, the retail price is about three times the CIF price. This is mainly caused by high taxes and is also China's protection policy for domestic car companies.

However, if it is a joint venture, the price can be greatly reduced, competitiveness can be enhanced, and sales can be increased.The joint venture cars are all their brands, and the promotion of their brands is also of great benefit. Many joint venture corporations are the nails they have stuck in some markets. Once they are sold, the difficulty of opening these markets will be increased several times.

"Matt, if you don't sell Ford, the same user side has been waiting for our reply. They agreed and sold us all the shares of Shanghai same use, including the right to use the brand." Ralph said faintly. Said.

"Our Wind & Rain Holding Company group likes the car business very much, but we are not the only choice for your Ford family. In fact, we contacted Tongyong earlier. You should also be aware of this."

"What kind of car industry is now, we have done in-depth investigations, it is prosperous on the surface, but there are many hidden dangers in the dark. Only our Wind & Rain Holding Company group can save Ford. You must have contacted other consortia, but who can save Ford? Bring out more cash than us?"

Matt still shook his head: "We need cash, but we can't give up our future development. This is absolutely not allowed."

"Well, it seems that we can't talk about it again this time. I look forward to reaching a consensus next time. You'd better go back and discuss it with your board members/directors and do business with our Wind & Rain Holding Company. Is the best choice."When Matt left, he didn't think that the same use could meet this condition. Selling the shares of the joint venture corporation in Shanghai will reduce the influence of the joint venture in China. However, there are three joint venture corporations in China. It is not impossible to sell one, but it is possible to sell the largest one. !

In the afternoon, the representatives of Tongyong once again sat down to negotiate with Ralph. Ford was anxious to sell the business in exchange for cash to save the Corporation's business, but they were even more anxious to do so.

"Ralph, we have talked more than once. You Wind & Rain Holding Company Group has always said that you are interested, but you always put forward various harsh conditions, forcing us to make concessions again and again, so that it is difficult for our cooperation to continue."

"Marl Fu, I am calling you over today, and there is also good news to inform you that the plan to acquire Shanghai Tongyou has been approved by China. We can complete this first."

"With this cooperation basis and other business acquisitions, I believe we will reach a consensus soon. This is also recognized by our Boss."

Marl's eyes brightened. With the same conditions as Shanghai, Wind & Rain Holding Company Group gave in? This is great, after all, it did not disappoint the Board of Directors. With this, perhaps he can already enter the Board of Directors.The same use now requires too much money. The company's debt is getting higher and higher, relying on high-interest lending support, which will make the Corporation's debt snowball like a snowball, until it is overwhelmed by the same use one day.

Ralph has put forward several conditions with the same use. In addition to the North American Corporation that is not required by one person, the other important brands are the most well-known brands under the same use, such as Cadillac, Buick, Chevrolet, GMC, etc., these are used for the same purpose It will never be sold.

Turning to Ralph, he changed his requirements. For example, he wanted Holden in Australia, which is the largest car brand in Australia, and it is also the same design and engineering technology center. This is also the core high-quality asset, and they will never sell.

The Wind & Rain Holding Company group looked down on the brand they took out. Finally, some of them reached a consensus, so that the same use can make a large amount of money first, alleviating the company's dilemma.

Marl Fu quickly reported to the Corporation Board of Directors, and the Board of Directors immediately agreed to this matter.

Although they sold the shares of Shanghai General Motors Corporation, there are still two joint venture auto companies in China. They did not completely withdraw from the Chinese market. They just used Shanghai together, which is the largest joint venture auto company in China.The other two, Wind & Rain Holding Company also expressed interest, but because the scale is too small, the money is naturally not much, so they have no plans to sell the same. They always have to ensure that there are joint venture car companies in China and let them Be able to continue to explore the Chinese market and consider the future of the Corporation.

As a representative, Ralph signed a cooperation agreement with Marl Fu and held a press conference to inform the world.

The acquisition amount this time will exceed six One billion US dollars, which is also the largest car industry acquisition this year. After the news was announced, it attracted the attention of global car companies.

After investigating, everyone knew that Wind & Rain Holding Company could not hold shares in Shanghai. It should be sold to Taihua Holding Group and then merged into Bing City Machinery Manufacturing Group to increase the scale of this company and continue. Expand market share in China.

In this acquisition, Ralph also put forward many conditions. For example, Shanghai Tongyong can continue to use the original joint venture technology and can use the same brand.

Tongyou thought they took advantage of this. Although the brand seemed to be used by others for free, it expanded the brand's popularity, and it also had certain benefits for the development of their other two joint ventures in China.But in fact, the technology is what Feng Yu is concerned about. When the time comes, you can directly change the appearance and continue to use the same technology that was used at the beginning to produce your own Shanghai brand car.

Promote the same brand and dream!

When Ford heard the news, he became anxious. Shanghai Tongyong was actually sold to Wind & Rain Holding Company Group, and it was sold at a high price.

So does it mean that Wind & Rain Holding Company Group chose to cooperate with TongYong and abandoned their Ford?

No, the in-depth negotiations with Wind & Rain Holding Company must be started again immediately. If necessary, some conditions can be compromised! Ford's finances need cash too much.

Chapter 1700: Swallowed Half Of Foote

Ford's credit rating at this time is continuously lowering. If they don't want to exchange for cash to save, then Corporation's business will inevitably get worse. Maybe it will be the same as with the same use, and it will get into the predicament of high-interest borrowing.

It's rare for a company to express interest in their business, and it can also come up with cash, which is too important for them to get out of trouble.

Although the other party's conditions are harsh, it is not unacceptable. Rather than sinking deeper and deeper into the quagmire, they would rather sell some of their businesses to preserve their core Ford and Linken.

As expected, Ford took the initiative to find the door and lowered some conditions.

However, Ralph is still not satisfied.

There are only three factories in North America. Don’t need more or cheaper, unless you fire all the workers first.

China’s joint venture Corporation shares all wanted, but even if Ford gave in, he would only give shares to a small joint venture Corporation. As for the brand, the three brands of Jiebao, Land Rover, and Woervo, Ralph said they wanted them. Take all the shares and equity, and leave nothing to Ford.

It also means that other Ford factories can no longer continue to produce cars of these three brands.Tata car also wanted Ford's high-end car brand Mercury. This Ford also did not agree. After giving up this brand, they will have a vacancy in the mid-range market. After all, Mazda is only a minority shareholder.

Here, Jiebao is what Feng Yu wants, and Land Rover is what Tata car likes. Woerwo is a state-owned asset prepared to receive income and merged into a certain car company to enhance the technology of the car company and enhance its international competitiveness.

For some of the non-performing assets in it, Ralph asked for them to be divested. Of course Ford couldn't agree to this. They promised not to transfer the non-performing assets of other brands into it, but the non-performing assets originally belonging to the three brands must be included together.

In other words, the acquisition of all the businesses of these three brands, while having to bear some debts and obligations.

Previous generation/life These debts and obligations are more, so the prices of the three brands are not high, mainly dragged down by bad assets.

At this time, these non-performing assets are not as high as the previous generation/life, so the price required by Ford has also become higher.

The entire business of the three brands, plus the entire equity of a domestic joint venture Corporation, is valued at US$7.4 billion and includes nearly US$3 billion in debt.Of course, according to Ralph's requirements, all employees of these Corporations need to re-sign contracts and sign contracts in accordance with Wind & Rain Holding Company's requirements. Those people can only be re-employed after being evaluated. Once they are laid off, the compensation will be paid by Ford and Wind & Rain. Holding Company pays equally here.

There are so many small details, each one can make them argue for a long time. Because any small detail clause may represent the benefit of tens of millions of dollars.

These negotiators also naturally have tasks. Who can perform better and create more benefits for the Corporation, then they will be promoted and raised, or a large bonus.

Chapter 1701: Sub-business

"Palangi, according to our previous agreement, Land Rover belongs to your Tata car, and a factory in North America is also yours. You choose this first, pay according to the contract amount, and bear the corresponding debt." Feng Yu said generously .

Palangi is actually a little unhappy. He still wants Woer Wo, but the acquisition is all hosted by the Wind & Rain Holding Company Group, and China XX Investment Corporation is the one who paid them. Tiger is already very good, not to mention the North American factories, let them choose first.

Fortunately, he also knows that the same side is not to stop talking, but to pause first, which is equivalent to using the side to become more downcast, and then to negotiate. Looking back, Tata car can still get one or two good car brands.

"Then we need this." Palangi grabbed a document. It was the largest of these three factories, but it was not the best, but what Tata Car wanted now was to expand.

"Yes, then Jiebao belongs to us and will be sold to the Bing City Machinery Manufacturing Group in the future. Mr. Xu, you want the shares used by Shanghai, so do you also want the shares of Changan Ford? And Woerwo, you sure Do you want it all?"
"We want all of the equity of the joint venture Corporation, and Volvo is sure to want all of it, but we can let out a factory for you. North America has said that we also have a factory, right, we want this one."

Mr. Xu also unceremoniously stated his own conditions, or the conditions that had been studied by the above, of course, he had also discussed with Feng Yu in advance.

"Okay, then we will invest in the establishment of the Asset Management Corporation in accordance with the agreement, and then reorganize these assets to separate the non-performing assets, and we will bear them in proportion."

Ralph means that liabilities on the side of bad assets should be bought out directly. That is, the debts are paid off at one time, and the remaining workers are directly paid compensation to buy out the contract, and then some corporations can be directly cancelled.

Tata car believes that direct buying out is not cost-effective/worthwhile. Although some interest will be paid on these debts every year in the future, it can alleviate the current financial pressure and save them from investing so much money at once.

State-owned assets do not matter. They have money now and can afford to buy them out, but it is good to spend less money and then invest the money saved to make money.But they also understand that the current economic situation is superficially good, but the impact of the subprime mortgage crisis has already appeared. Many small real estate finance corporations have gone bankrupt. Then the economic situation is likely to develop rapidly after abrupt turn, and they have no confidence. At this time, investment can be guaranteed to make money.

Generally, this kind of large capital investment will choose some long-term and stable investment, such as blue chip stocks, such as high-quality long-term bonds, such as high-quality funds, and so on.

As for investing in the futures market, such risky investments are generally not made by state-owned assets. The only thing they have done is to invest in gold, and they dare not use more than twice the financial leverage for fear that one accidentally loses a lot of money, and no one can bear this responsibility.

Although gold has been rising in recent years, it is not without falling. The level of state-owned assets is average. Generally speaking, they still make a lot of money and lose less, but they are not without losses.

They now have another idea, which is to buy fund bonds issued by Taihua Consulting, just like Yidong Corporation, with good returns and very safe.

However, some people oppose that the bonds that Taihua consults have a yield range, which is to ensure that you have the lowest yield but the highest yield. Even if this project earns more, it will not be distributed to you.This gives people a feeling that they are likely to be lost, and makes many people very unhappy. When it comes to direct trusteeship to Taihua Consulting, they have concerns. One is that they are not at ease. The other Taihua Consulting charges a high commission rate. Taihua Consulting is registered in Hong Kong and adopts a commission negotiation system.

In other words, they are not subject to mainland's commission limit and can be set very high or very low. In China, it is within a range, and cannot exceed this range, nor can it fall below this range.

Feng Yu has long known that the mainland will have these restrictions, so he has already made preparations. Anyway, Hong Kong is also in China, who can tell what is wrong?

Several methods of dealing with non-performing assets have advantages and disadvantages, depending on how they are suitable for their own development.

Feng Yu told Ralph that they actually couldn’t buy out these non-performing assets all at once. Taihua Holdings didn’t have any money. The funds were transferred to the financial market by Feng Yu. Although a lot of the money was in the account, it couldn’t. move.

So they decided to take another approach, which is to securitize non-performing assets. What does it mean? These bad assets are take-out, and securities are issued and sold. Then use this money to buy out the bad assets.Or there is another way. Large banks such as Morgan Stanley are also masters of dealing with these non-performing assets and can directly take-out and sell these non-performing assets to them.

The securitization of non-performing assets is still being explored in China, and it is only being tried in some pilots. If it is operated in China, it is very troublesome. Fortunately, they will complete the processing abroad.

Palangi’s team quickly calculated the funds they should pay. He went to report to the Group Corporation and discussed the payment.

At this time, Mr. Xu whispered mysteriously: "Chief Feng, our state-owned assets are ready to buy these bad assets."

Feng Yu looked at Mr. Xu in surprise. The securitization of non-performing assets in China is still in its infancy. What do they plan to do?

If the non-performing assets are handled well, it is indeed possible to make money, but if they are not handled properly, not only will it be necessary to build up money, but it may also create a huge burden.

Seeing Feng Yu’s puzzled expression, Mr. Xu explained: “Chief Feng, when you continued to inject capital into the Bing City Machinery Manufacturing Group, you had an agreement with you. If necessary, you can accept Bing City Government’s equity in accordance with A certain percentage increase, right?"

Feng Yu raised his eyebrows: "Are you planning to convert debt into equity?"Debt-to-equity swap is the conversion of debt into shares. This approach was tried as early as the end of the 1980s, and it was very popular in the restructuring of state-owned enterprises around 1998.

At the beginning, Feng Yu diluted a lot of Bing City Government’s equity, including Fu Guangzheng’s equity. Later, in accordance with the contract, Fu Guangzheng increased the investment and brought the equity ratio back to 16%.

Although the Bing City Government has also made some additional investments to bring back the shareholding ratio, it is far from the original. It is not as high as Fu Guangzheng's shareholding ratio.

The Bing City Government can’t get the money, but it’s okay. After a simple operation, restore the equity ratio in the name of Bing City Government, and then repay the debt to a state-owned asset.

"Chief Feng, Zhang Buchang said that you agreed to this at the beginning." Xu said weakly.

Hey, do I need to regret this little money? No matter what, Taihua Holding Group is still the controlling party.

"No problem, go back and talk to Zong Qingxian in detail."

Chapter 1702: Shattered For The Same Purpose

"Marl Fu, I'm sorry, for the time being, we have no plans to continue to acquire car-related industries. The Corporation still has money on the books, but we have other businesses to acquire. Maybe after two years, we will cooperate better. "

Marl Fu wanted to say anything else, when he heard the busy tone on the phone, he was stunned.

After two years? Can General Motors still last two years?

Everyone talked about it well. We even sold you the equity of China's largest joint venture Corporation. Now you say nothing else?

In this way, what should we do with the same use?

When they sold all of the shares of Shanghai Tongyou in China, they got a lot of cash, which helped relieve their financial pressure.

Their retirement funds and medical insurance funds this year are enough. Maybe they don't need to spend their days with crazy mortgages, but originally they planned to sell some more businesses in exchange for a large amount of cash.

Now the plans have all been disrupted, and the company's operations are still short of money. If they want to borrow again, they may have to pay higher interest and more mortgage assets.

The Wind & Rain Holding Company group shakes them up, making the same situation, add hail to snow.At this time, the subprime mortgage crisis became more and more serious under the exaggeration of the media. More and more people cannot repay their mortgages, and even many people just move out of their houses and don't need them.

They would rather rent a house than repay this kind of mortgage. House prices are falling every day, and they have suffered a lot of debt repayment.

Although some real estate developers claim that real estate has not entered a low ebb period and that it is a good time to buy bottoms, the few real estate developers who started to buy bottoms have suffered miserable losses. When they entered, it was obvious that the housing prices had not fallen to the bottom.

As a result, the default rate of real estate loans became higher and higher, and housing prices continued to fall. During this period, several Real Estate Corporations and Real Estate Finance and Credit Corporations went bankrupt.

In Tongyong Finance Corporation, not only has the mortgage default rate soared, but the default rate of some auto loans has also risen sharply, and more and more bad debts have appeared in their hands.

Originally, this financial corporation could create a profit of a few billion dollars for them at least every year, which is still in the case of some loans that cannot be recovered.

But now this corporation not only cannot create profits for the same use, it has become the corporation with the most losses.

Other subsidiary corporations and branch offices were unable to obtain funds for blood transfusions, and the original leading corporation also suffered losses, which made the capital loopholes in the same use increasingly larger.In the first quarter of this year, they lost billions of dollars, but in the second quarter, they rose to several One billion dollars. Judging from the current situation, the loss in the third quarter will definitely exceed tens of billions of dollars. What about the fourth quarter, next year?

When they lost money in the first quarter, they discovered the crisis and wanted to sell some assets in time to overcome this risk. At the same time, they were also looking for ways to mortgage loans to allow the Corporation to tide over the difficulties.

But I didn’t expect to have a good talk with Wind & Rain Holding Company Group. I thought everything would go smoothly. However, Wind & Rain Holding Company Group suddenly gave up its plan to acquire their business.

Marl Fu has shown that some concessions can be made on some conditions, making the biggest concession, but Ralph will not talk to them at all.

Marl Fu of course knows why this is because Wind & Rain Holding Company Group has acquired enough car business from Ford.

Continued acquisition and expansion may seem great, but the same use is a counterexample. Sometimes there are too many brands and the scale expansion is too big, but it is a burden.

This will greatly reduce the Corporation's ability to resist risks, and the capital chain may break at any time.

In this crisis, Ford was ahead of the same use. The same use did not expect that Ford sold all the three outstanding brands at such a cheap price, and even gave away three North American factories.But I have to admit that changing it is the same as the current one, and it will be the same choice. Take a bit of a loss, but let the foundation of the Corporation be retained.

Now the same use wants to sell the business, but it is also be of no interest to anyone. The reason is that the labor costs for the same use are too expensive, and no other company can afford it.

Seeing that the Ford business, which is also the three major car companies in the United States, has shrunk by a half, Chrysler was repurchased by a consortium of more than 80% of the shares and returned to the embrace of the United States, but they were the most miserable for their use.

Although they also sold China's shares in Shanghai, it didn't help at all. This little money cannot fill in the loopholes for the current simultaneous use.

Since they raised the review standards for car loans, their car sales have dropped significantly, which has created a backlog of their products.

However, if the standard is not raised, then I am worried that more car loans will not be paid at all and become bad debts.

This puts Tongyou into a dilemma. Even if they have stopped the real estate credit business, they can't stop the car credit business.

So what business is left of this Financial Credit Corporation and where does the income come from?

However, Tongyong still cannot stop the factory, let alone shut down the factory, otherwise the employees will definitely strike. If those employees strike, then the loss of the same use will be even greater....

"Boss, I have already told Tongyong that we will not consider acquiring any asset business of Tongyong in a short period of time. I think Tongyong will definitely regret it. We didn't agree to our terms at the beginning! " Ralph said with a smile.

If the same application agreed, Wind & Rain Holding Company would really acquire some of the same businesses.

It's a pity that Tongyong thought they were the world's number one car company, with a proud head, and certain conditions were determined not to relax. Now, have you tasted the bad results?

Feng Yu's fingers kept beating on the table, he was reminiscing about the fate of using the previous generation/life together. But now it seems that the same use will become even worse.

"Well, no matter what conditions are offered for the same use, don't agree, even if they give it away for nothing! "

Ralph doesn't understand. If the other party really makes a good offer, shouldn't it? That will help Boss expand its global car business a lot.

Didn’t Boss say that he wants Bing City Machinery Manufacturing Group to be the largest in the world?

Although he doesn't know what Boss thinks, what Boss said is his highest standard, and he will definitely follow it.

Feng Yu actually likes some of the same businesses very much. The acquisition will really greatly promote his car kingdom.But now acquisitions are not cost-effective/worthwhile, which is equivalent to bankruptcy. Wouldn't it be good to talk about it then? Even if they can't receive it by the time, then when the same use goes bankrupt, it is also the time for their rapid expansion.

Maybe at that time we can still acquire some Toyota and Dezhong businesses, it would be even more perfect!

Chapter 1703: Funding Problem

"Boss, there is one more thing to report to you. Our negotiations with TY Supermarket are progressing very smoothly. Their North American shareholders are willing to sell us 80% of their shares, but the British purchase is not Yes, in this way, we can only compete with other shareholders for power with intentional purchases."

"Can our purchase price be higher for the first year?" Feng Yu asked.

When acquiring a business, it is also necessary to measure the future profitability of the Corporation, how many years it can recover the investment, and then how much profit it can bring to the Corporation in the next time.

Usually this profit margin can be compressed, which means that the purchase price can be increased.

Of course, there is a reserve price, which cannot be exceeded. If you exceed it, you will lose money, so the acquisition will be very cost-effective/worthwhile.

"It can increase by two percent."

Judging from the market value of those Corporations, an increase of 2% will not be particularly large, and may not be able to affect the decision to purchase intentionally.

The market value of that supermarket group is only about 10 billion U.S. dollars. It deliberately purchased only 50% of the equity and increased the purchase price by 2%. The top day is the first year.

Compared with the profits that the supermarket group can create, and the impact on the market, one hundred million dollars is obviously unable to impress the Purchasing Group."Can't you continue to improve?" Feng Yu asked, frowning.

"It's okay to continue to increase, but after measuring the market this year, we believe that the economic situation this year will not be very good, and it may last for two to three years. After two or three years, no one knows what the situation is. Continue to increase the purchase price, It is very likely that we will not see profit for a few years."

Ralph's analysis is correct. The U.S. economy must be severely affected. Many people have gone bankrupt because of this. Where are so many people going to the supermarket to shop.

Then the turnover and profit of the supermarket will inevitably decline, and the payback period of this investment will become longer.

If you invest 10 billion US dollars, you don’t have to make 10 billion dollars and you’ll have to pay back the cost, but you also need to calculate inflation, the average economic growth rate, and so on. That is to say, 10 billion US dollars of capital will be recovered after ten years. The dollar is called back to the capital, and then the money is earned.

"Did you calculate the cost savings that this supermarket group can save after merging with Taihua Supermarket Group? Have you calculated the effect of this supermarket group on the expansion of our other retail businesses?"

Ralph shook his head: "Boss, isn't this supermarket group operated by the Wind & Rain Holding Company group?"
"No, this will be incorporated under Taihua Supermarket Group, so some related data needs to be recalculated. You can contact Liu Chuanzhi about this."

"Ralph, retail business is not the core business of Wind & Rain Holding Company, nor is car, nor is electronics. Our core business is financial investment, cultural entertainment industry and IT technology, and perhaps also includes music electronics and sixth sense This special Corporation."

"Taihua Holding Group has machinery manufacturing, retail, medicine, IT electronic products, electrical appliances, real estate, etc."

"Although we are a diversified corporation, there should be some focus. The two holding groups should cooperate with each other, not compete with each other."

There are too many diversified corporations in the world, and even the diversification of many corporations can cover most of the industry categories in the world. But in comparison, those who focus on investment and development in several directions will rise faster.

All are Feng Yu's Corporation, wherever it makes money, it is Feng Yu who makes money. But they are different for Ralph. Taihua Holding Group makes money and obviously cannot increase his income.

But what the Boss said was an order. Although he was reluctant, he would not refute it.Anyway, after he followed the Boss, his life has changed from sky and the earth turning upside down. At his age, there are very few executives of the world's top 500 Company.

What's more, the subsidiaries of the Wind & Rain Holding Company Group have Fortune 500 companies, such as Amazon Group.

As long as you follow Boss, you will have more opportunities to earn money in the future.

"Boss, there is another problem. For the acquisition of the car business, we can resell it to Taihua Holding Group. The initial capital is also advanced by China XX Group. But for this supermarket group acquisition, we have a shortfall of nearly seven One billion US dollars."

"Although it is possible for the subsidiary Corporation to hand in part of the profits in advance, it is not enough at all. How should our funds be resolved?"

Originally, the most profitable subsidiary of the Wind & Rain Holding Company Group was Wind & Rain Consultation, followed by Sixth Sense, AIWA and Amazon. As for the subsidiary companies such as Google and Facebook, there is no profit yet.

However, at present, Wind & Rain Consultation, the largest source of income for the subsidiary Corporation, is making major investments and mobilizing all funds. It will definitely not be able to hand in profits this year. Only the part handed in by the sixth sense, AIWA and Amazon is not enough .

Under normal circumstances, the profits of those subsidiary corporations are also at the end of the year. Even if they are collected in advance, the current problem cannot be solved.Ralph actually wants to say that since the acquisition of the supermarket group is for Taihua Holding Group, then Taihua Holding Group should be asked to hand over the money first.

But he thinks that since Boss is operating such a large investment in Wind & Rain Consultation, I am afraid that all the funds from Taihua Holding Group have also been transferred away?

Feng Yu thought for a while, this is a problem. Ordinarily, by the end of next year, when his investment is recovered, then he can make a large profit. This little money is not a problem at all.

But now, he will face two choices.

One is to make Wind & Rain Consultation have less investment. Naturally, the funds on the account are sufficient, but this kind of opportunity can only be encountered once in many years. Feng Yu feels a pity to give up.

Another way is to borrow money first. If you can't borrow so much money from someone, you can only borrow money from a bank.

Taihua Holding Group intends to obtain mortgage loans from Minsheng Bank for the expansion and development of the Corporation, but Wind & Rain Holding Company Group cannot continue to borrow from Minsheng Bank. Minsheng Bank does not have so much funds. .

"Go to bank and talk about mortgage loans."

"Boss, the current interest rate is very high, and many assets are also at a low ebb, mortgage loans are not very cost-effective/worthwhile." Ralph reminded."It's okay, the interest money can be earned back. By the way, I will take care of this. Maybe I can get loans from those commercial banks in China. I will return to China in two days and I will notify you when it is processed."

The interest rate of the loan is very high, and the interest must be earned by other banks. It is better for the bank of the United States than for the bank of China. It's just a loan in US dollars, and such a large amount may be a little troublesome.

Chapter 1704: Crude Oil Fell

Feng Yu just returned to Hong Kong and saw Fu Guangzheng at the airport.

Looking at Fu Guangzheng's expression, Feng Yu knew that he didn't come here to pick him up specially, something must have happened.

"Feng Yu, crude oil has fallen! "

In one sentence, Feng Yu understood why.

Feng Yu leaned on the seat and asked slowly, "I fell, how much did I fall?"

"The crude oil price rose to 78 US dollars/barrel yesterday. I thought it could break 80 US dollars today. As a result, it started to fall early today. It fell to 76 US dollars, and there is no one thread, one hair rebound ."

"Oh."

Fu Guangzheng Anxious, what does oh mean? Crude oil fell, and we all lost money. Why are you not in a hurry?

This time they did not hedge at all, and for every penny they fell, they were a big loss. This has fallen by two dollars. How much money has to be lost.

"Feng Yu, two dollars, two dollars down! Are we going to do some hedging, or just reverse it?"

Feng Yu glanced at Fu Guangzheng: "How many times have I told you that although financial professionals have to respond quickly to some situations, they don't panic all the time."
"The crude oil fell. Why didn't your uncle and your father-in-law call me? Why didn't He Zhaoji call me? Have you thought about these questions?"

Fu Guangzheng froze for a moment: "What do you mean, the crude oil might go back?"

"It is not possible, it is certain! " The upward trend of crude oil has been unstoppable. Although there are some fluctuations, it does not affect the overall situation.

And let alone a drop of two dollars, it is a drop of twenty dollars. They are not losing money now, it is nothing more than a question of profit.

The delivery now can indeed make them earn a little bit more, but in this way, it will have a serious impact on the price of crude oil and may curb the upward trend of crude oil. After all, they are taking the lead at this time.

As long as they continue to keep these contracts, they can strengthen the confidence of many investors. If they deliver the contract, the price of crude oil will inevitably drop rapidly.

If the price of crude oil falls, the U.S. dollar will rise as a result. Feng Yu and the others will sell the U.S. dollar and suppress the U.S. dollar's layout will be seriously affected, which will increase the loss there.

Now that crude oil prices are rising, Feng Yu also knows why, that is, because the dollar has stopped falling.

The Fed found that the price of the U.S. dollar continued to fall. Although the decline was not large, it has already had some impact on the US economy.And they also know that a lot of hot money is selling the US dollar. If they don’t take action, if the dollar’s decline cannot be stopped, then the US dollar’s status is likely to be replaced by the very strong Euro at this time.

In fact, there have been some opinions in the international community that the euro will replace the US dollar. After all, the euro is the common currency of the entire European Union and looks more stable.

Moreover, many European countries have long wanted to get rid of the shackles of the US dollar and replace the US dollar with the euro. They can obtain great benefits.

During the period when the U.S. dollar fell, the euro maintained a very stable exchange rate, and whenever the exchange rate fluctuation was about to exceed a certain range, it would be forced back.

More and more countries use the euro as their standing foreign exchange reserves, and even the amount of euro reserves in many countries has exceeded the dollar.

This has affected the US dollar's status as the number one foreign exchange, and they will never allow it.

Why do people sell dollars and hoard euros? Isn’t it because the dollar’s exchange rate has fallen, that countries with large reserves have lost.

In their opinion, the US dollar and the euro have similar anti-risk capabilities, and the euro is more stable. Of course, the euro is stored. China is now like this, reducing its reserves of US dollars and increasing its reserves of euros to reduce the losses caused by the devaluation of the US dollar.In order to prevent the depreciation of the U.S. dollar, the Fed decided to raise interest rates. It is to absorb reserves and allow more countries and financial institutions to store U.S. dollars and maintain their U.S. dollar status.

Lowering interest rates will depreciate the dollar, and raising interest rates will naturally increase the value of the dollar.

However, they overlooked one point, that is, interest rates at this time are already very high, and if they continue to raise interest rates, the subprime mortgage crisis will become more serious.

Therefore, at this time, the price of crude oil fell. Feng Yu not only didn't think it was a bad thing, but instead thought it was a big good thing.

"Guangzheng, the Fed has raised interest rates again, right? Then the economic situation in the United States will inevitably become more severe. This is good news for us."

"The worse the U.S. economy turns out to be, the more money the U.S. Government will have to pay at that time, and the less funds will be able to stabilize financial markets such as stockmarket."

"Think about it, this way, we will definitely make a lot of money on U.S. Stockmarket. And their Fed's interest rate hike will bring us earlier."

Fu Guangzheng thinking about Feng Yu's words carefully, it seems reasonable.

They are not only investing in crude oil this time, but also preparing to do a big job at the stockmarket in the United States.

At that time, Hong Kong's financial market almost collapsed, and it was not done by the Americans.Now that they have a chance to take revenge, they will not let go of this good opportunity, let alone bring a large amount of profit.

"Then we will stay still?"

"As long as we don't use higher financial leverage, then we don't have any risk. There is no need to use those reserves, but some hedging is OK at this time, and it's no problem if you don't do it."

Hedging can reduce the loss of crude oil decline, but when crude oil rises, profits are correspondingly reduced and costs rise.

Fu Guangzheng chuckled: "Feng Yu, don't test me. I'm really not talented in this aspect. Anyway, you can discuss with my uncle and father-in-law, and I will execute it."

Specialized in the technical industry, Fu Guangzheng is very good at retail, or the children of the Fu family are very good at it. This is also the industry where the Fu family first emerged.

But in terms of finance, Fu Guangzheng's two cousins are much better than him. If he hadn't had a good father-in-law, even if Fu Guangzheng's investment in mainland was very successful, Fu Rongqi might not have established him as the helm of the family's future. .

Being able to recognize one's own strengths, foster strengths and avoid weaknesses, this is what Fu Rongqi is very satisfied with.

"I will discuss this with your uncle and Professor Liang, so you don't have to worry about it."In fact, to worry, Feng Yu should be the most worried, because Feng Yu has invested the most money, not to mention the funds of Hejia and Zhengjia. If you lose, Feng Yu is also the one who loses the most.

Seeing Feng Yu really not in a hurry, Fu Guangzheng was truly relieved. So this time to renew the contract with a partner in Europe, he doesn't need to worry about things here anymore.

Chapter 1705: Juken's Analysis

When he arrived at the Corporation, Feng Yu closed the door and chatted with Fu Rongqi, Professor Liang, and He Zhaoji for a long time. No one was allowed to enter, so no one knew what decision they made.

But this time the crude oil fell, Kirilenko didn't call Feng Yu to inquire, which made Feng Yu a little uncomfortable.

Kirilenko also has his own team, all of whom are experts from Europe and the United States. The analysis of those experts also believes that the price of crude oil has a baseline, that is, eighty dollars.

This line, they have discussed themselves, it will be difficult to exceed. Last year, I explored the 80-dollar line and fell back, but it is not without a chance.

Once it exceeds this line, it will rise all the way to about one hundred dollars, which is another line. This line is the safety line they think.

Kirilenko’s brokers believe that crude oil prices may eventually rise to nearly one hundred dollars. As for the breakthrough of one hundred dollars, they think the chance is very small and the possibility is close to zero.

The price of crude oil cannot rise so fiercely. Large crude oil importing countries such as the United States and China will never allow this to happen.

This analysis is different from what Feng Yu said. Kirilenko was also angry at the time, thinking these people are mediocre!Feng has said that the price of crude oil can definitely exceed one hundred dollars, or even one hundred and forty dollars, depending on whether a few news can appear. If those news do not appear, then they will find a way to make those news appear. .

What Feng said, Kirilenko was sure, and Feng could accurately predict the changes of the country's President, let alone some fluctuations in oil prices.

Besides, has Feng Yu missed his forecast of the economic situation over the years? Not once!

If it were not for the fact that these experts usually operate well, or at least believe that crude oil will continue to rise, Kirilenko would have fired some people.

Like Feng Yu, he adopts a high-paying strategy. Anyway, the more you earn for me, the more I give you. When it comes to investing, they only have the power to analyze and suggest, and the final decision-making power is always in Kirilenko's hands.

Even if you analyze a deluge of heavenly flowers and think that this is 100% profitable, Kirilenko may also say that it does not invest. The boss is the boss, and the others are just wage earners.

Kirilenko will not ask Feng Yu everything, anyway, the previous investment strategy has been discussed, if there are changes, Feng Yu will definitely notify him as soon as possible.

When the crude oil rose to nearly one hundred dollars, Kirilenko asked Feng Yu this question again....

"Boss, crude oil prices have fallen." Zuken Miller reported to Soros.

Soros leaned back in his chair and looked up at his best subordinate: "Oh? Crude oil fell? How much?"

"Two dollars."

"Two dollars, this is a lot more volatility than the previous tens of cents. I remember you told me that Feng's Corporation seems to be buying crude oil mainly, right?" Soros had a faint smile on his face.

You Feng Yu also have today, did you expect crude oil to fall?

You didn't expect the Fed to raise interest rates suddenly, right? Selling to suppress the dollar, you will lose more. In the current situation, you can't stop.

As long as Feng Yu does not stop selling US dollars, Soros's investments in crude oil, currencies, stock indexes, etc. can continue to bring him stable income.

"Yes, Feng mainly buys crude oil prices and some stocks, but he didn't make any money on the stocks. This time, Feng's profit margin is far lower than ours." Zhuken Miller was a little proud.

That Quantum Fund was defeated by Feng Yu, which separated their original partners. Even Quantum Fund's title as the world's number one hedge fund is lost.And this time, they have to rely on high profits to once again regain the name of the world's No. 1 hedge fund, and break the myth of Feng Yu, and step on Feng Yu!

"You said Feng invested all of his funds in crude oil futures?" Soros thought for a while and asked.

"Not sure, but the difference will not be great. Although Wind & Rain Consultation has a lot of funds, it is not necessarily much more than our Quantum Fund."

"Wind & Rain Holding Company did not sell the shares of its subsidiary Corporation at the beginning of the year, but how much they invested later. The acquisition of the business of those auto companies alone cost more than 10 billion U.S. dollars. I heard that Ralph is still talking about it. For the acquisition of the supermarket business, the investment in this project will not be less than seven One billion US dollars! "

"In this way, Wind & Rain Holding Company Group will invest more than 20 billion U.S. dollars. Where can they have any money? Even if Feng raised some funds from Taihua Holding Group, it would not be too much."

Soros raised his eyebrows: "You mean, he has no money?"

"Perhaps, but definitely not much. It should be reserved for risk reserves. And the amount of risk reserves is definitely less." Zhuken Miller said confidently."Then his partners, such as Kirilenko from Russia, and Fu's from Hong Kong. Didn't they get involved?"

"Their funds are in their own hands, and they are not centralized. Boss, although their relationship is good, they are not good enough to merge the funds together. Feng is the world's richest man, don't others think about surpassing him?"

"Just say that Kirilenko, who has a deep background, is not old, and has a lot of money, is also one of the top ten richest people in the world, right? But how do other people comment on him, saying that he has Feng's light in order to be what he is today ."

"If I said this a few years ago, Kirilenko might not have any ideas, but more and more people say this sentence, is it true that Kirilenko has no idea?

"It has been said in the media that Kirilenko is very arrogant. He has criticized Paul Allen and even Mr. Buffett more than once. Is his inner heart really willing to shoot behind Feng?"

Soros nodded, this analysis makes sense. After Kirilenko's net worth, who doesn't want to be the number one in the world?Just like Soros, the financial expert who was called the United States Second, the first is Buffett. He was very unconvinced, and then led Quantum Fund to get the title of the world's number one hedge fund. He is also known as the world's number one hedge fund manager. But at that time, Buffett was already revered as the god of stocks, and he was the world's number one financial expert.

Soros originally thought he would be able to surpass during the Asian financial turmoil, but he didn’t expect that he finally stumbled. Feng is known as the new god of financial investment.

Everyone wants to be the first, no one wants to be second, so Feng's influence may not be as big as he imagined, so this time, maybe it is his Soros' opportunity!

Chapter 1706: I Want A Loan

Feng Yu arranged for Hong Kong and returned to China. He will come back when the news comes out.

Now it is much more convenient than before. In the simplest terms, internet/network video calls can be made directly. For many things, thousands of kilometers apart, you can also give direct instructions on the way to deal with a matter.

Of course, Feng Yu still has one very important thing when he comes back, and that is the loan.

Although the loan may not seem to be particularly anxious, when I am really anxious, it is too late.

Domestic commercial banks are not unable to provide foreign exchange commercial loans, and can even directly provide loans to overseas commercial institutions, but this process of approval is very troublesome.

Feng Yu intends to use many domestic assets to mortgage the loan, and the loan is foreign exchange, and it will be transferred overseas, which is even more troublesome.

"Simplify the process? Just want to give you the green light?" Zhang Ruiqiang frowned and asked.

"Yes, I hope that when I need it, I can complete the loan for me within 24 hours and credit it to my overseas account."

Zhang Ruiqiang shook his head: "This is definitely not possible. No bank loan can be processed within 24 hours."Feng Yu took a step back: "Then apply for a loan for me now and make the loan as quickly as possible. The assets I used for mortgage must be very high-quality, there is no doubt about this."

"Feng Yu, do you still need to take out loans when you are doing finance? You have invested so much capital now, there is no need to make that big, right?

Zhang Ruiqiang is a little worried that financial investment, profit and risk coexist. In case Feng Yu makes a mistake, or the international situation changes too fast, won't Feng Yu lose a lot of money?

"Hahaha, even if all the money is lost, it will not shake my roots. And my loan is mainly used as a risk reserve."

"You also know that financial investment is very risky. Just like the Corporation always has cash reserves, the financial risk reserves must be more first year. I did have risk reserves, but the international situation has changed recently, so the money , I am going to invest in hedges."

"Even if you are hedging, you still need to have a risk reserve. We have already negotiated the acquisition of the car business. The state-owned assets will pay, and then just in accordance with our original agreement, the state-owned assets in Bing City Machinery Manufacturing Group Shareholding ratio."
"But we are also planning to acquire a supermarket chain in the U.S., a supermarket group with an annual turnover of tens of billions of dollars and assets close to tens of billions of dollars. In this way, it can be merged into the Taihua Supermarket Group, which is our China The supermarket group has gone out."

For car business, Taihua Holdings does not need to spend money, but supermarkets always have to spend money. And Feng Yu has seen a lot of promising businesses in the United States, and now he has to invest.

For example, ships, ports, and logistics companies can be combined with the businesses of Taihua Holding Group and Wind & Rain Holding Company to reduce costs, increase profits, and enhance competitiveness.

"Then how much do you want to borrow?"

"Don't have a lot. If you can, take a loan of 20 billion US dollars."

Puff~~

Zhang Ruiqiang spouted a sip of tea: "How much do you want to borrow?"

He thought Feng Yu would have taken a few One billion dollars in loans to the sky, twenty billion dollars, is that not too much?

What else is the first loan of 20 billion U.S. dollars, is it possible to continue to borrow in the future?

"Twenty billion U.S. dollars, enough for the time being."

"How do you mortgage? Are you going to mortgage all the shares of Taihua Holding Group?" Zhang Ruiqiang asked."The 40% equity of Taihua Holding Group is definitely more than 20 billion U.S. dollars."

The assets of the subsidiary Corporation belong to Taihua Holding Group, and Feng Yu cannot be directly mortgaged in law, because Taihua Holding Group is not solely owned by Feng Yu.

Taihua Holding Group’s 40% equity is worth more than 20 billion US dollars? How much equity does Feng Yu have in Taihua Holding Group? Does the market value of Taihua Holding Group exceed US$50 billion?

Feng Yu's personal net worth has long surpassed this figure, but isn't Feng & Rain Consulting Company with the highest assets? Zhang Ruiqiang has not really understood that Taihua Holding Group is already so valuable.

Listening to Feng Yu's meaning, it seems to be much higher?

"Feng Yu, in the case of a loan, the mortgage assets must always be about 50% higher than the loan amount, especially if you are still loaning foreign exchange, the amount is so large, and you have to transfer it to an overseas account."

Feng Yu rolled his eyes: "What do you mean, why do you think I am transferring assets outside?"

Now there are many wealthy people doing this. Many of them have registered the Corporation overseas and can pay less tax. They even changed their nationality directly in order to pay less tax. They suddenly became foreigners and continued to do business in China to make money. .Feng Yu is very disdainful of this. If you want to facilitate the development of the Corporation, it is no problem to change the registration place of the Corporation, but the personal nationality has also changed, which is a bit forgotten.

In particular, many people have a sense of superiority, which makes Feng Yu most disgusted.

"I believe in you, and the above must also believe in you, but when this news spreads, the people may not believe you. Besides, the loan issue itself will be 50% higher. It is not good to give you the green light. Now The upper pipe is very strict."

Feng Yu waved his hand: "Who said that the equity I took out is not worth 30 billion U.S. dollars? Didn't you read it? The foreign media evaluated Wind & Rain Holding Company Group at the beginning of this year, and the assets have exceeded 800 million. US$100 million is a conservative estimate. The real result, let me tell you, Wind & Rain Holding Company is worth more than US$100 billion! "

"And if you want to take out, you give me two 100 billion dollars and I won't sell it! If the Wind & Rain Holding Company Group is listed, or if several more subsidiaries are listed, the assets will definitely exceed two 100 billion dollars."

Most importantly, Wind & Rain Holding Company Group controls many important markets in China, has many very profitable patented technologies, and also owns many valuable brands.

These brands alone are worth more than most companies in China."Then why are you only paying so much tax this year?" Zhang Ruiqiang said angrily.

"Tax is related to turnover. Does it have anything to do with the growth of our assets? You said that we are a Wind & Rain Brand, and foreign brand institutions are valued at tens of billions of dollars. But should we still pay taxes for the increase in brand value? Does this make sense?"

"Isn’t the country dealing with U.S. dollars now? I want to borrow U.S. dollars instead of euros. And I’ll tell you another news. The U.S. dollar will depreciate more by the end of next year. I can also lose this part of the devaluation. As long as the bank is willing to give me more loans! "

"This... I'll help you ask, do you have to make it so big?"

Feng Yu indistinct(ly) looked at the globe on the table: "With less money, there will be no effect at all." (.)

Chapter 1707: Good People Are Hard To Do

After talking about this matter, Zhang Ruiqiang asked curiously: "Feng Yu, why are you unwilling to let the Corporation go public? You are not trying to collect money. For example, your Taihua Supermarket Group has long been listed."

If Taihua Supermarket goes public, then the funds raised can definitely reach an astronomical figure. The acquisition of that supermarket group in the United States does not require a loan at all. It is so convenient. Isn't it a common choice for many companies to expand?

"Lao Zhang, what is the purpose of listing? In order to raise funds for development, since I can borrow money, why do I need to go public to raise funds? Although borrowing money requires interest, it also pays dividends to shareholders after listing, and it is a permanent dividend."

"I borrowed money to pay interest. It takes a few years to get it done. The shortest one will not exceed three years. The money I make in the future is my own. Those listed companies are actually companies with poor asset status. Many of them Can't afford the bank's interest."

"Let’s put it this way, there are many big corporations in the world with assets of tens of billions of dollars, but they are not listed. One is that they don’t lack money, and the other is that they don’t want to make money and distribute it to others. On the other hand, they don’t want the Company Financial disclosure."

"To put it bluntly, just like when you meet someone, the other person will ask you how much money you make. It will make people feel that the secret is being known by others, which is very uncomfortable."How much money I made, why should I tell others? I paid the taxes that should be paid, a lot of them, right? Our country, and even many countries in the world, have such a group of people who are hatred of the rich."

"In their view, all rich people must be the benevolent man cannot be rich. They do charity to put money on their faces. If you have time, you can check it out on the Internet. There are many. Donated."

"It's the people who don't donate at all, or only donate a little money, let those rich people donate more, as if others don't donate, that is the benevolent man cannot be rich! "

"Other people's money is also hard-earned. You don't steal or snatch it, and you earn it with your own knowledge and sweat. Why do you have to donate more money? In terms of contribution, these rich people pay more taxes to create for society For more value and greater contribution, why should those who contributed less be blamed?"

"Actually, I admire some people. There are people who have a hard life in themselves but donate money to others. I am not as good as him. But those who are idle every day, bite off more than one can chew. I despise people who are jealous of others who earn more."
"At the beginning of the year, there was a piece of news that I don’t know if you have read it. A state-owned enterprise cadre spent a long time silently funding some children who could not afford to go to school. As a result, his money was cheated by some people. The family did not let the children go to school at all, but spent the money."

"Then the child’s parents wrote letters and called the cadre to ask for money, saying that the child went to school, wanted to buy clothes, and bought a counseling book. That cadre had retired and did not have that much welfare income, so he could not afford it. Start these."

"Furthermore, people subsidized your child's tuition and even later on living expenses. Does your child have to take care of the food and drink of Lhasa? What's more, your child didn't go to school at all, but worked in the county! "

"In the end, just because he didn't get the money, the parent even wrote a letter of complaint, saying that the cadre was corrupted, took bribes, and was put on the Internet by someone who wanted to take it to the old man. A lot of trouble."

"When a reporter from Sina.com went to interview, he found out that the old man’s bank card only had more than two hundred dollars. The unit’s welfare house was sold. He lived in an old one-bedroom house. He could have been better off. , A more comfortable life, just because he was also a university funded by others, he wanted to give back to the society and pass on this love."
"There is also a teacher who sponsored a girl to go to school, but the girl failed to enter the university, and the teacher allowed her to repeat her studies. She still failed to pass the exam. In the end, guess what, she asked the teacher to pay her a tael for her. Ten thousand yuan in tuition to go to that kind of three-meter university."

"The teacher refused. She actually claimed that she was the teacher’s daughter-in-law. She also said that the two had been in a relationship for a long time, which made the teacher almost lost his job and did not dare to go out. Everyone saw him. Pointing, or even direct insults, why should he?"

Zhang Ruiqiang frowned: "What you said is true?"

How can this kind of thing happen? How could anyone think so badly?

"I will make up stories for you about this kind of thing? The ancients said, Shengmien, Doumiqiu. Some help is fine, but you must not make the other party think you should be."

"So our Taihua Charity Fund, although it has sponsored many college students, has signed contracts, which is equivalent to a kind of student loan."

"We don't need them to pay back the money to the foundation, but ask them to work for a few years, to what extent their income has reached, to help people who are in similar difficulties, and pass on this love."Moreover, the effect of this is very good. Basically, the children who received our funding have become more independent, and they will not feel inferior. Even most of them go directly to work in the Corporation under our Taihua Holding Group. ."

"If they don't act in accordance with the contract, then they will need to repay the tuition and living expenses we funded at the beginning, but also pay high interest, and the Taihua Charity Foundation will report their situation to the national credit system."

Zhang Ruiqiang glanced at Feng Yu: "You don't just do this punishment, right?"

"Of course, for example, accidentally leaking this list, making them unable to look up for a long time. Or contact the school. The contract was originally guaranteed by the university they were attending. The school would publish their information and let them It has become a shame to the former school, making it more difficult for them to find employment in the future, etc."

In fact, Feng Yu wants the school to directly withdraw their graduation certificates, but the school really does not have this right.

Fortunately, this model is currently progressing pretty well. Some people have chosen to defer funding other students in difficulties because of family difficulties, but there is really no one who directly says that they don’t pay.

On the contrary, there are many people whose incomes are getting higher and higher, but they are funding more people. This makes Feng Yu very happy.Many things can't be done by him alone. They need a lot of help and joint support.

"Eh, that's not right. Didn't we just talk about the listing? How did you change the topic?" Zhang Ruiqiang suddenly reacted, "Yes, I heard that the media announced that your assets are all valuations. How much is it?"

Feng Yu rolled his eyes and said, "Why should I tell you, why, you also hate the rich? Alas, it's hard to be a good person, and even harder to be a rich person! "

Chapter 1708: Argue (subscribe)

Feng Yu left, Zhang Ruiqiang immediately followed up to report, this kind of thing, he can not decide.

If Feng Yu only borrowed 20 billion U.S. dollars, Zhang Ruiqiang could help. But listening to Feng Yu's point, not only need to borrow so much, but be prepared to borrow more at any time, it is not Zhang Ruiqiang's decision.

Feng Yu also said that the U.S. dollar may continue to depreciate, which will have a very large impact on the foreign exchange reserve policy above. It seems that this year's foreign exchange reserves must continue to be adjusted, increasing the reserves of euros and other foreign exchanges, and reducing the reserves of US dollars.

In fact, China has always been very hesitant about the exchange rate of the US dollar. If the US dollar falls, China will lose a lot. But this can also reduce the credibility of the dollar and reduce its role. Of course, this role cannot be completely replaced by euros, etc. Why can't RMB raise the status of first year?

Even internationally, the status of RMB is not as good as the Hong Kong dollar, which is embarrassing.

The U.S. dollar, the pound sterling and the euro are the three highest international currencies. It is difficult to say who has the higher status. It is constantly changing. It used to be the British pound, now it is the U.S. dollar, and perhaps next year it will be the Euro.

In addition, the Canadian dollar, Australian dollar, and Singapore dollar are all above RMB. If it were not for the impact of the Asian financial crisis, the status of the Japanese yen and Thai baht would also far exceed RMB.The currency of a dignified country has such a low status. How can China not want to improve the status of RMB?

This is because foreign trade settlement is more convenient, and it also allows RMB to affect more countries. It also means that China can have an impact on the economy of more regions and it can also reduce some foreign exchange reserves.

Of course, this matter has a long way to go. Only China's continuous improvement of its international status, especially its economic and government status, can truly achieve this.

After Zhang Ruiqiang reported the news, many people gathered to discuss it, including the presidents of several major banks.

"Taihua Holding Group's shares are high-quality assets, right? Forty percent, really worth more than 30 billion US dollars?"

It’s not that these leaderships have never seen such a large number. Some state-owned companies have assets that are much higher than this. For example, China Petrochemical, China Petroleum, etc., have a market value of tens of billions of dollars in the early years, and these state-owned commercial banks Its market value cannot be underestimated.

But that is a company in a country, and Feng Yu is a private company, can it be the same? And this is still an unlisted company, which is even more rare, indicating that there is absolutely no false high in assets."We calculated based on the market value and share ratio of the subsidiaries controlled by Taihua Holding Group. Taihua Holding Group's 40% equity is absolutely more than 30 billion U.S. dollars, and the loan is 20 billion U.S. dollars. There is no problem at all."

"It's just that after he takes a loan, he wants to make money in an overseas account. Is this okay?" a certain bank president asked.

"Special matters, I still want to trust Feng Yu." A certain leadership said.

"But why does Feng Yu want so much money? His Corporation didn't pay a large dividend last year, but Feng Yu was transferred to the Hong Kong Corporation. His Corporation should have at least tens of billions of dollars in cash. That's right! " Some people still think something is wrong, Feng Yu can't be short of money.

I haven't heard of what big business Feng Yu has invested in. Besides, there is also the Wind & Rain Holding Company group abroad. Why would Feng Yu come over for a loan?

Where is his money?

"Ahem, let me explain this matter. Feng Yu's money is invested in Wind & Rain Consultation, investing in finance. He asked us for a loan, which I think is also a good thing, which is also a good deal for the bank. Income right?" Zhang Ruiqiang said.

"Investment in finance, is it gold? I heard that state-owned investment in gold in the past two years has not made less money. At this point, Zhang Buchang one's contributions cannot go unnoticed."Everyone knows that someone from above has already approached Zhang Ruiqiang to talk to. Although it has not been determined yet, Zhang Ruiqiang's promotion is certain, and they naturally don't hesitate to praise Zhang Ruiqiang.

"In fact, investing in gold is also Feng Yu's idea. Feng Yu is an investment consultant I hired with an annual salary of one dollar."

"Only Zhang Buchang can make Chief Feng willing to be an investment adviser. We want to invite you or not." Some people have a sour tone. If Feng Yu were their adviser, it would be great.

"Okay, let's not talk about it for now, so if you talk about Feng Yu's loan, everyone is not opposed to it?" The leader who presided over the meeting directly interrupted the others and said at this time what those irrelevant were doing.

Although it is said that commercial banks are allowed to borrow foreign exchange, the amount is also limited. Feng Yu's loan amount obviously exceeds the limit.

That is, Feng Yu, they just refused to be someone else.

"Leadership, I think we should lend Feng Yu, and even encourage him to borrow more." Someone said.

"Huh? Why?" Leadership was curious.

"Feng Yu has so many assets, although it has also made a significant contribution to the country, we all recognize this, but he has never agreed to state-owned assets wanting to buy shares."
"This loan is given to him. If he can't pay it back, then don't he just use shares to repay the debt? We bought Feng Yu's high-quality assets at a price less than 70%, so cost-effective/worthwhile."

"The money we will earn in the future will be state-owned assets, which can then be redistributed from top to bottom, so that the economic development of our country and localities can be brought to a higher level. This is a good thing."

Zhang Ruiqiang couldn’t help refuting at this moment: “I don’t agree with Li Buchang’s words. Feng Yu has made a lot of money, but is Feng Yu’s donation less? The Corporation is in Feng Yu’s hands. Many people can make more money under the management."

"Feng Yu is from China and we are our own. A lot of the money he makes is earned from abroad. Who can do this? The Corporation does not lack money for development. Can we still force a shareholding? "

Chang Li immediately said, "Chang Chang, I didn't deny Feng Yu's achievements. I only said that I bought shares, but did not deprive Feng Yu of management rights? He is still a major shareholder of the Corporation, and the Corporation should still be managed by him. "

"Furthermore, Feng Yu's Corporation is not personally managed by Feng Yu, right? Zong Qingxian and Liu Chuanzhi are in China, right? Foreign countries, a Japanese and a U.S. national, are not Chinese! "Zhang Ruiqiang shook his head: "Li Buchang, the question can't be viewed this way. The two Corporations can have the scale they are today. The biggest credit is Feng Yu, right? Without Liu Chuanzhi and others, would there be no Zhao Chuanzhi and Li Chuanzhi? Feng Yu, can there be others like Zhang Yu and Tian Yu that can do this?"

"Do you know how to evaluate it abroad? Feng Yu is worth 100 billion dollars without any assets. Many people want to have a meal with him, and even spend millions of dollars on it! "

"Furthermore, what are the prerequisites for the equity participation of Feng Yu Corporation you mentioned? Feng Yu cannot afford the loan. Do you want Feng Yu to lose money? What good is Feng Yu losing money to us?

"Okay, don't quarrel." Leadership interrupted their quarrel, "Since you agree to the loan, then give him a loan. Zhang Ruiqiang, you can talk to Feng Yu, about the loan, we agreed. If Feng Yu wants to add shareholders to Wind & Rain Holding Company Group or Taihua Holding Group in the future. I hope that our state-owned assets are the first choice."

Chapter 1709: A Good Hand Will Not Play

"Sell the shares? Do you mean that the upper hand wants to make a compulsory shareholding?" Feng Yu's face was very ugly. No one would be very happy to hear such news.

"What do you want, who said that you want to make a compulsory shareholding, just ask if you plan to sell shares. The controlling party, it must be you, we just want to participate in the shareholding." Zhang Ruiqiang explained.

"What if I refuse?" Feng Yu asked rhetorically.

"Then assume that I haven't said it." Zhang Ruiqiang said easily.

Feng Yu rolled his eyes, and there was nothing serious about it. He thought that someone was fainted and wanted to swallow his property.

"Feng Yu, you don't plan to sell this share anymore?"

"Not necessarily, maybe it will sell a little. Look at what life the rich people live. Those who live in large manors and put them in the past are not comparable to the palace."

"As for me, how big the villa is. Maybe I will sell some shares to improve my life or something."

Zhang Ruiqiang "..."

It seems like you are in a lot of money. How much does your smart home control system cost? I heard that it cost hundreds of millions of dollars to develop and produce that thing!

"If you really intend to sell shares, it means that state-owned assets can be your first choice." Zhang Ruiqiang said sternly."You have also seen how much my shares are worth. I sell some and you give me cash. This is no problem, but what should I invest in with the money? How can I spend it even if I only cash out 10 billion US dollars? Should you? Is it going to make me feel like there is nothing to spend, and then donate it?"

Why are the assets of many rich people not sold? Even if they know that now is the best time to sell the asset, they would rather watch the value drop than sell it.

Some are because of the problem of controlling interest, and some simply don't need to cash out, so what do they do with so much money?

Just like Feng Yu, the normal share dividend every year is already an astronomical figure. It is very difficult for ordinary people to lose everything. Moreover, Feng Yu's family is not a loser.

"Are you still missing the investment goal? There are so many companies worth investing in in the world, so there is no interest in you? Of course, I just talked about it. You also said that foreign government pensions, and even school scientific research Funds, etc. are all invested out, so that money can be used to make money, and more things can be done."

For example, the Nobel prize is now several times more than the money donated by Nobel. Not to mention, so many prizes are issued every year.

This is the result of some people who specialize in this bonus fund."Lao Zhang, what do you mean, you don't know what is good to invest in, and then think that investing in my Corporation is cost-effective/worthwhile? A good hand is really blinded by you." Feng Yu shook his head, rich I don’t know how to use money to make more money. It’s a tragedy.

Zhang Ruiqiang has a look of curiosity: "What do you mean?"

"What do you mean? How simple. Now which big market in the world has the fastest economic development? China is ours. The rise of various industries has attracted the attention of the world."

"How do you do it? Take profits from some companies and allocate funds to local construction, right. Even for local development, keep attracting foreign capital, right?"

"As a result, those companies that were originally profitable were drawn too hard and lacked funds to invest in technology research and development, so their profits were getting less and less. And the company that made money locally, you all gave foreign investment. No. Wrong, they have contributed a lot of taxes, provided employment opportunities, and allowed the local economy to develop, but the bulk of the profits were made by foreign capital, right?"

"You state-owned assets are now pursuing the policy of going out and taking money to invest abroad, but what have you invested in? Buying a little fund is called investment?"
"Funds do have higher interest rates than banks, but if you factor in inflation, ordinary funds can only protect your capital with this money. What kind of investment is this?"

"The domestic market has allowed foreign capital to take advantage. You have large sums of money in your hands, but you only know the capital guaranteed investment. Did you say that a good hand was blinded?"

Zhang Ruiqiang said unhappily: "We want to develop foreign trade and attract foreign investment. This is something the whole world is doing. What's wrong with it? We invest money and make foreigners' money. What's wrong with this? ?"

"You still didn't want to understand. I'm not saying that you are totally wrong, but let you think about it, one in and one out, is it a surplus or a deficit? In some industries, we can clearly invest on our own, so why must foreign capital be necessary? Investment? If they have mastered the key technology, it will be fine. Many industries are simply very simple. This requires capital. Why should they be cheaper?"

"Why can't the money from state-owned assets be directly invested in China? Isn't it enough to be a shareholder and get annual dividends? When you need money, you can just sell the shares directly. Why must the foreign capital be cheaper?"
"We welcome those foreign capitals to come to China for trade, but can't we just watch the opportunity for them in vain? Why can't we directly compete with those foreign capitals? You invest overseas, don't you find some protections in those countries? policy?"

"It's also good if you want to invest in the stockmarket, but why don't the domestic listed corporations invest? Did I tell you that the price of crude oil will rise, so will oil and petrochemical Corporation stocks soar?"

"A very simple example, China Petroleum Corporation, when it was listed in Hong Kong, the stock price has been hovering between one or two Hong Kong dollars. Then, Buffett bought China Petroleum stock on the Hong Kong stockmarket with a high profile, right?"

"Have you seen, what was the stock price of Buffett when he bought it, and how much is it now? I'm sure Buffett will sell China Petroleum stock in a while, because his book profit has reached six times! "

This is the case for China Petroleum. It pays out 45% of its profits every year for dividends, which keeps the company's market value from rising. This dividend model is something other crude oil companies cannot do.

So when Buffett invested in China Petroleum, the result of the analysis was that the true market value of China Petroleum should be four times the stock price.To put it simply, why don't state-owned assets know how to buy such a good investment? Even if it is just waiting for dividends, it is a good investment, not to mention that it would be better to sell after the stock price rises.

There are too many investment projects that state-owned assets can make, but the top managers do not know how to invest or how to make long-term investments. Such a large sum of money is completely wasted. (.)

Chapter 1710: Funding Is Not As Good As Investment

Large companies in the country must guarantee high dividends every year and turn in profits to the country. Then what should I do if the funds are not enough for development?

In other words, it could have been well developed, but they divided the money and took the divided money to invest elsewhere. The result was not as much profit as here. Isn't this a loss?

This is equivalent to two people doing business in partnership and exchanging shares. As a result, other people’s Corporation does not make much money, but your Corporation can make a lot of money. Then they make a lot of money and leave, but you only make a little. Is it cost-effective/worthwhile interchangeable?

"Feng Yu, it’s not right, you’re not right. Local economic development and basic people’s livelihood construction always require money, right. Our central government itself is an overall plan to ensure better local development. Countries collect taxes and allocate funds. What, isn't it all like this? Could it be that everyone is wrong?" Zhang Ruiqiang shook his head, thinking that Feng Yu's things were false.

"Then I ask you, what do you plan to do with the car company we acquired from abroad some time ago? Directly merge into some state-owned car companies, and then force the other party to turn in a certain amount of profit every year, right?"
"Do you know why state-owned auto companies can't develop better than Bing City Machinery Manufacturing Group? Because their investment in technology is far less than our investment. And they seem to pay a lot of dividends every year, but look at the development of the Corporation and the real money Ability, which Company do you say is more profitable?"

"Why do we have to allocate funds to those companies, and then force them to turn in a certain profit, why can't they invest directly?"

Direct investment? Zhang Ruiqiang looked blank, what do you mean?

Feng Yu continued to explain: "Look, the money used by the state-owned assets to buy these businesses is embezzled from pension funds or something, right? Then let them pay the profits according to the number and fill in this account. Then why not Can this asset be directly counted as a fund investment for pension funds?"

"Company development should take the path of healthy development. How much profit can be turned in depends not on how much you want, but on how much the company can leave after digging out the most reasonable investment."

"I ask you, if the pension fund invests in the Bing City Machinery Manufacturing Group, will anyone object? Invest in the Lenovo Group, will anyone object? Or invest in the Wahaha Group, who will object?"

"Rather than compulsorily hand in profits after appropriations, why not invest directly? These investments are appreciating every year and have good dividends. Isn't that good?"Zhang Ruiqiang hesitated: "But the state-owned investment Corporation has less cash?"

"What is the purpose of investing in Corporation? Make money, right? Then you don't make this kind of high-quality investment, but instead take money to make some general investments. Is this the right choice?"

"Who said it must be wrong to invest in a domestic company? Let the domestic company go out, not the same as making foreigners' money?"

"Look at my corporations, which are based in China, but now which one has not developed abroad? Look at the foreign corporations. Which one does not first manage its own base camp and then think about expanding abroad?"

"You take a large sum of money to invest abroad. What does it look like to me is like a child carrying a bag of cash to buy something. Although others know that robbing is illegal, it is legal dupe/sway. Consumption, you can put this bag of money into your own pocket as well."

Many people now think that if you don’t invest money, you can’t make money from foreigners. Isn’t exporting to make foreign money?

You only want to take money out to invest and make money, but you ignore that your family is making more money. Isn't this invert root and branch?

"This, what you said seems to make sense, but what's wrong. I'm a bit confused now. You wait until I turn around and think about it."A few words from Feng Yu, I have given up some of the above strategies. I can't say that the strategies researched by so many people above are all wrong, right?

Feng Yu of course also knows that this kind of foreign investment is definitely needed. Sometimes it can achieve some government intentions, which can also obtain huge economic benefits.

For example, some investments in aid to Africa. Obviously, this cannot make money from the local area, but it can be exchanged for some African countries to support China in some votes of the United Nations and the United Nations, so that China can obtain more benefits in other areas.

However, there must be choices for investment, and there are better roads to walk. Why do you have to take the rugged mountain road?

"Look back and think about it. Our country's pensions are rising every year. This is a way for the country's economy to become better, a return to the people, and an effective way to enhance people's cohesion."

"Do you think that the money you get back from your investment method is faster than the rate of increase in pensions? How many only children are there in our country? After two only children get married, they will have another child, that is, the couple has to feed Four old people and one child."
"You said that the elderly now have pensions or pensions. That's right. Then you find that there is no problem. There are only two pensioners who pay pensions, but there are four elderly people who receive pensions, that is, those who receive money. It’s double the number of people paying, right?"

"Think about the similar problems when those state-owned enterprises were restructured? The Company had too many retirees and the pension burden was too heavy, which eventually dragged down the Company."

"Is that situation very similar to the current situation? Our country is becoming more and more aging. With the improvement of medical and health technologies, people's life expectancy is getting longer and longer, so the time to receive pensions is also As it gets longer and longer, this burden will become heavier."

"What do you do when expenditure exceeds income?"

At the beginning, it was Company who was responsible for the retirees of its own Company. Now it is the national social security, and the money is given to the state, and then the state bears the pension for these people.

A company is easy to solve, so how can a country solve it? Can this be done with a little money? At that time, the Company could suspend the payment of wages and pension payments to tide over the difficulties. Could the state suspend the social security expenditures of these people? There will be a mess!You said that pensions will not rise, but prices have risen, and the money is not enough for pensions. Can this work? Let people at work pay more pensions, so when these people retire, you have to pay more pensions. This is a vicious circle.

The most direct way is to make more money from these pension contributions. Every month, the number of pensions paid by the whole people is so large. As long as they can invest reasonably, they can earn enough money back.

Relying on drawing blood from the Company, it is nothing more than drinking poison in the hope of quenching one's thirst. Sooner or later, these companies will be destroyed.

So pensions, etc. cannot be invested so much, they must invest in more profitable businesses! (.)

Chapter 1711: Who Will Pay

In fact, it has also been discovered from above, saying that China is a major manufacturing country is not a compliment at all.

If you are doing high-value-added precision manufacturing, the profit is very high. Such manufacturing countries like Germany, the United States, Japan, etc., will become developed countries.

As for China, the so-called large manufacturing countries mostly rely on cheap labor to become the world's factory, which is an export-oriented economy.

Simply put, China's foreign trade is mainly aimed at earning foreign exchange through exports.

This model can quickly improve technology and efficiency and enhance international competitiveness, but at the same time there is a big risk, that is, excessive dependence on the international market.

Once the international market changes, it will have a serious impact or even a blow to this economic development model. The price paid for this kind of economic development is very high.

Developed countries are all domestic-demand economies. They pursue high consumption, high wages and high investment.

China's foreign exchange earning has indeed earned a lot of foreign exchange, and then? One part is used for foreign exchange reserves, and the other part is mainly to buy foreign bonds.

Bonds issued by foreign countries are all to promote their own consumption. In other words, when you buy someone else’s bonds, it is equivalent to sending money to others and allowing them to live a profligate life.How much money can you make with bonds is just to keep your value. But people use your money to stimulate the domestic economy, and they have already made more.

China cannot rely on cheap labor as a method/trick for competition, and cannot use environmental destruction as a method/trick for development. Such development is very unsound.

Just like China has the world's largest foreign exchange reserves, this seems to enhance the country's ability to resist risks, but it also has a huge disadvantage, that is, it is easy to be kidnapped by foreign exchange, especially the US dollar.

Selling the US dollar will affect the financial market, which will affect China's stockmarket and the exchange rate of RMB. Then the result is that you can only buy foreign exchange but not sell it, which is equivalent to helping the United States stabilize the exchange rate of the US dollar.

The United States and the United Kingdom have strong economies and prosperous financial markets, which have a lot to do with the status of their currencies in the world. But this status is not of nothing much changes.

Just like back then, didn't Soros also led someone to attack the pound exchange rate and made a lot of money? It was also that time that the U.S. dollar replaced the British pound and became the number one currency in the foreign exchange market.In fact, the upper level in China has also noticed this. Now they are gradually reducing the production of these low-value-added products, such as clothing and leather shoes. They are indeed very competitive internationally. However, with the EU Has it been significantly affected?

At this time, China is also doing import substitution, which means that it will develop technologies related to products that China has to import, so as not to be restricted by foreign countries.

Just like China is the world's largest pen-manufacturing country, a small guy who produces ballpoint pens must be imported from abroad.

Among them, the best technology is Japan, followed by Germany and Switzerland. It looks like a worthless little thing, but after forming the quantity, it is a huge profit.

This also directly reflects that China is still far from the world's advanced in some high-precision materials.

Does China lack some scientific research talents? Of course not. The talents in China are absolutely abundant.

But many talents are doing other things, such as focusing on military affairs and technology. Of course this is true. The army is not strong in fact, and it will never become a powerful country.

But the military-civilian integration is too bad. Many technologies can be directly used for civilian purposes, which can not only improve people's livelihood, but also create profits, so that more funds can support technological development and innovation.The export-oriented economy is good, good, but the export-oriented economy relies on the economic advantages of the country. If this advantage is technology, it will be perfect, even if it is a little better capital, but if it is just cheap labor, what can you be proud of? of?

The country has developed, but people are not earning more. Isn't that right? Only when people's living conditions turn out to be better, that is what people expect.

China has always said that the development models of other countries can only be used for reference and absolutely cannot be copied. This is a truth that everyone knows.

Because the national conditions of each country are different, no one can develop according to others' models. Just like Thailand at the beginning, it develops according to other people's models, and then how big is the hidden problem, and how bad is the result?

Even without the participation of Feng Yu and Soros taking the lead, the economy of Thailand and other countries will be severely hit, and a series of countries closely related to its economy will be implicated.

China is worried about this happening, so it has increased its foreign exchange reserves, but not too much.

In fact, the above has also discovered that too much foreign exchange reserves have serious drawbacks. Improving the status of the national currency in the world is the most correct way at this time.China owns too many U.S. national debts, which is equivalent to binding its own economy with the U.S., then the depreciation of the U.S. dollar and stimulating the appreciation of RMB will shrink China’s U.S. debt.

For example, if the exchange rate changes from 1:8 to 1:7, the U.S. originally owed China 800 million RMB, but now it only needs to pay back 700 million RMB. This reduces the debt and fiscal deficit of the U.S., which is equivalent to China’s debt to the U.S. If the debt is paid, it will also cause inflation in China.

What if you don’t want to lose money? Continue to buy U.S. dollars and increase the exchange rate of U.S. dollars so that China will continue to increase U.S. foreign exchange reserves. Then the cost of China's exports to foreign countries will rise, and competitiveness will decline.

The main reason is that the United States owes too much money to China, and China has too much foreign exchange investment in the United States.

Such exchange rate changes will have a serious impact on China's property. Look at the yen. The exchange rate is very low. Could it be that Japan’s economy is not good?

RMB appreciation is already a trend. At this time, we must try our best to avoid losses and make this trend slower and more reasonable.

Currency must be consistent with purchasing power, especially in combination with the domestic economy. This is fundamental.Of course, many issues may be considered one-sided by Feng Yu. After all, he doesn't know much about the government's dynamics at the upper level, but China's trade surplus is too strong, and a lot of international hot money has poured into China. This is definitely not a good thing.

In particular, this trade surplus is mostly obtained through export subsidies. Many companies rely on this export subsidy to make profits. Can such a company develop well?

China's exports are severely restricted by international technical barriers, and there are more and more anti-dumping cases against China, which will bring a lot of losses to China.

This time the economic crisis in the United States, if China and other countries want to pay, then Feng Yu must find a way to let the United States pay for this idea!

Chapter 1712: Live CS

"It's been so long since you've been out, why, have you gone out to make a lot of money again?" Wen Dongjun was lying on the bed, enjoying the technician's foot therapy service.

"Of course, like you, there is no pursuit in life? Just eat and drink every day and have fun?" Feng Yu looked at Wen Dongjun contemptuously.

"I think you are the one who is full of food and drink every day? My buddy is still what friends call a pigsty, which is just a map for fighting guns.

The game Corporation that developed CS is already owned by Wind & Rain Games, and Liu Chuanzhi can easily get this kind of map authorization.

In addition to the more famous maps in CS, this club has field battlefields, which are not for beginners to play.

Feng Yu squatted down against the wall and secretly looked up, no one was there.

He ran forward at a quick pace, flashing when he turned, but he didn't see anything.

I don't know what the directors who can see if someone is in a flash in the movie think. Anyway, after Feng Yu tried it, in such a fast movement, I really couldn't see anything.

Suddenly hearing a sound behind him, Feng Yu hurriedly turned his head and fired a shot, just beating, frightening Wen Dongjun.

Sure enough, Wen Dongjun squatted down behind a low wall, but Feng Yu glanced at it and couldn't help but smile.Ma Dan, let you always say that you are tall. The low wall is not high, and it is just right for ordinary people to squat down, but Wen Dongjun squatted down, tusk, revealing half of the back of his head.

Feng Yu glanced, bang!

"Huh! " Wen Dongjun clutched the back of his head and jumped out.

Feng Yu put on an act and blew the muzzle, then squinted at Wen Dongjun: "Tsk tusk tusk, the dead soul under the gun."

Wen Dongjun was furious: "Come again, I will definitely win this time! " (.)

Chapter 1713: Play Against

"You can't play anymore, I hit you, why are you moving forward! " Feng Yu said angrily.

"You hit me in the leg. Didn't you see that I jumped forward on one foot? Anyway, I hit you in the chest. You are dead, I won! " Wen Dongjun said with a stubborn neck.

Then when the two fight again, no matter how many guns they get, they have to finish the bullets.

If it weren't for the toys they used were not powerful toys, they would definitely be blue and purple.

When the two returned to the club hall, they were all colorful, and they were hit by colored rubber.

"Puff~~ This is too delicious, right? For such a person, just play target shooting. I really dare to fight against others." Some ridicule suddenly came from the side. They thought Feng Yu and Wen Dongjun were beaten in a battle against others.

Feng Yu frowned and said nothing, Wen Dongjun stopped doing it first: "What are you talking about, you are very good? Do you dare to practice?"

The coach next to him hurriedly reminded Feng Yu in his ear: "Sir, that is Wu Caibin, a senior member of the club, let your friend calm down."

The implication is that Wen Dongjun is definitely not an opponent.

"You? Fight against me? Sorry, I don't have the habit of abuse of food." Wu Caibin sneered.

Everyone nearby laughed, making Wen Dongjun even more faceless."I don't think you dare?" Wen Dongjun continued to provoke instead, the live high and look down expression of contempt, ordinary people can't stand it anyway.

"We are a team, five people, how about you? If you count the tabby cat next to you, there are only two people? When will you wait until you have enough five people, then come and play with us."

I wiped it, Feng Yu couldn't help it this time. The buddy didn't say a word, you're not finished yet, are you? Am I a flower cat? In that moment, you will also be labeled as a tabby cat!

"Five people, right, simple."

Feng Yu took the action machine and called the driver: "You three come in, I want to play a game with someone! "

"Oh, it's called someone? It just so happens that we are going to participate in the league organized by the club, and we will use you as a sparring. Brothers, put some water in a while, don't kill all five of them."

After Wu Caibin finished speaking, everyone next to him agreed that he might not be able to hold it. Some people even say that it is best to play five rounds. In each round, only one person shoots, to see who can kill Feng Yu and their team the fastest. I just don't know whether these two cats and his friends can hold on to the five games.

"Boss."

Feng Yu looked at a driver and two bodyguards: "Have you seen the long-haired guy? I will catch him alive in a moment. I will shoot him personally! "The three nodded, and Feng Yu's driver said: "Boss, you and Mr. Wen will hide behind you in a while. The three of us will quickly go over and disarm each other."

"Don't be careless, this gun is still different from the gun you have touched, and since they dare to be called a team, then they must cooperate with each other and there must be some tactics. You three can't give me the chain! "

"Boss, did you forget that I gave you the membership card of this club? It was opened by our comrades." The driver said depressed.

what? Feng Yu was a little embarrassed, but at the same time very happy. What are you afraid of, amateur master, I have met a professional!

"Okay, leave it to you. Dongjun, come over and listen to him for a while, if he orders you go, he forbids you stop."

"As long as I can win, I will listen to him! " Wen Dongjun said viciously.

He is also a leader in the unit, and he came out to play and was taunted by a few who didn't know where he was. Can he swallow this breath?

The green light on the wall turned on. At the start of the game, Wu Caibin made two tactical gestures to let everyone split into two attacks. For the sake of speed, they still chose the same pigpen map.

He took two companions from the left to attract firepower, and the other two companions raided from the right.Before they fired a gun, they heard the sound of a gun from the right, and then the two companions began to smoke on their heads, indicating that the effective area was hit and they were "dead".

Wu Caibin was shocked. What happened? His two companions were killed before they even shot. Could it be that the other party all walked on the right?

When they were about to turn around and walk on the right, they heard a few gunshots, and another companion next to him was smoking.

Wu Caibin squatted down quickly. It seemed that there were some people here. He felt that the other party was lucky, and they didn't know how to get caught. He was still discussing with his companions how the two of them came back, he heard footsteps coming over.

As soon as he wanted to aim from behind the wall, he felt that his hand was light, and the gun was taken away!

"Let me come, let me come! " Wen Dongjun shouted loudly and rushed over with his gun.

Wu Caibin is stupid, he has played live CS for so long, and he hasn't been disarmed directly. There are still daggers in the game, but there are no such things in real CS.

Basically, everyone is the winner from a distance, and they are all masters who can walk within five meters. How did these two rush to him?Before he could ask, he heard a bang, and then there was smoke from his head. Then the sound of da da da rang for a long time before it stopped. This is called whip ~ corpse in the game!

"Hahaha, at this level, do you dare to compete with us? It's abusive, really boring." Wen Dongjun laughed upright.

Wu Caibin's face flushed: "Come again, three wins in five rounds! "

In the second game, Wu Caibin and the others focused on walking one path, and they didn't see the other person. Then they all smoked as soon as they turned a corner.

Three people at the other party were lying on the ground. Their guns were killed before they even aimed at the effective part of the other party. Well, there were cold guns from the corner.

Wen Dongjun came out from the corner: "Hurry up and change equipment, rookies, two to zero."

Feng Yu walked out slowly and followed behind the three masters, happy and boring. Feng Yu didn't shoot at all. The game was over.

The third game was still an unsuspecting victory, and this time, Wu Caibin was captured alive again.

This time Wu Caibin was ready to resist, but he didn't understand what was going on, so he was pressed by his hands on the ground. His companion rushed up regardless of the rules, and ended up being knocked down two when he met each other. Wen Dongjun also rushed over and easily knocked down one.At the opponent's height of 1.7 meters, in front of Wen Dongjun is a little chicken!

"Why, do you want to do it after losing?" Wen Dongjun sneered.

"Let go of them, we surrendered." Wu Caibin shouted.

Feng Yu nodded and Wu Caibin was let go. Unexpectedly, Wu Caibin immediately lowered his head to pick up the gun, aimed at Feng Yu and fired the gun.

A bodyguard suddenly jumped up and threw Feng Yu down, and then Wu Caibin was kicked and somersaulted by Wen Dongjun, and at the same time, Wu Caibin and the bodyguard who threw Feng Yu over both had smoke.

Feng Yu was thrown down by a bodyguard for the first time, and he was also taken aback. He didn't blame the bodyguards for doing this, it was their instinctive reaction. When a danger is discovered, the employer will block the danger as soon as possible.

But this time it was just a game, so Feng Yu was still a little depressed.

"You guys have been expelled from this club. Also, pretend to surrender and let yourself be cold~ Gun, you guys are very kind." Feng Yu sneered.

"We are removed, this is not your club, why do you say that?" Wu Caibin's friend shouted.

"Just relying on what Feng Yu said! From now on, I don't want to see you again, otherwise the consequences will be serious! "

Wu Caibin and the others were stunned. He said what was his name, Feng Yu? !

Chapter 1714: 3G Trial

Knowing who was offending, Wu Caibin and the others were frightened. Although Feng Yu has no notoriety, they have already made up for the consequences of offending Feng Yu.

They even decided to leave the capital today and never meet Feng Yu again.

Feng Yu doesn't like to bully people, but if anyone provokes him, he has to bear the consequences.

I originally came to play happily, but it turned out to be unhappy. Fortunately, at this time, Feng Yu received a call and got a good news.

For the Olympic Games in China, 3G business tests must be launched in advance, and 3G communications will be officially promoted on New Year's Day next year.

In fact, 3G technology has been studied for a long time. There are currently three main mainstream standards, one in Europe, one in the United States, and one in China. China is the latest development.

European standards are naturally unimpeded in Europe. American standards are also the most common in the Americas, while China’s standards are difficult to promote. Currently, it’s okay only in Southeast Asia. If India claims to comply with China’s standards, I’m afraid it will be implemented. It's harder.

The three standards have their own advantages. These standards mainly depend on whether there are many mobile phone manufacturers supported and whether there are many operators. This standard, to put it bluntly, is for mobile phones. If the manufacturer does not support it, how can your standard be implemented?That is to say, Wind & Rain mobile phones have become the world's No. 1 in production and sales, and China's mobile phone industry is booming. The export volume of mobile phones has jumped to the world's No. 1, so the right to speak has become much greater.

The best point of 3G over 2G is that the Internet speed becomes faster and it can provide some broadband information services, which has a vital impact on the development of smart phones.

Before the smart phone, Feng Yu always said that there are big flaws, the most important point is that many services that require internet/network speed have very poor performance. If it is not for WIFI, I am afraid that many functions will not work properly at all.

With 3G, it’s great, web browsing is faster, music downloads are faster, online listening will not be so lagging, and even video calls are possible.

This is what Feng Yu thinks a smart phone should look like.

The popularization of the 3G function can also enable some mobile internet/network games to truly emerge. The previous internet speed has too much influence on the gaming experience.

3G services began to be piloted in China, which gave birth to the development of domestic 3G mobile phones. In fact, although there were 3G mobile phones before, all the brands of internet/network telecom operators posted, that is, whether you are Nokia or Motorola, the 3G mobile phones produced are all posted operators’ brands, which have nothing to do with you.In Europe and America, the mobile phone market is much more closed than in China. Don't think that foreign countries must be open, mainly because of interests. This is also the reason why foreign telecommunications giants can become the world's top rich, because they control the most important levels.

Foreign 3G mobile phones are all custom-made, and the authority is in the hands of communication providers. At least looking at the Chinese market, mobile phone manufacturers can be issued photos. In terms of terminal sales, China's mobile phone market is the best.

After the announcement, many mobile phone manufacturers were very excited, and Feng Yu was also very happy.

After opening 3G, you can truly make 3G mobile phones. This is the spring of smart phones.

At this time, Yidong Corporation, as the first 3G operator, decided to invest in 3G mobile phones, and this batch of 3G mobile phones were sold in Yidong’s business halls, and could even be sold as contract machines.

Although Young Master Lu is no longer in Yidong Corporation, as a former leader, this kind of news can still be known in advance. He told Feng Yu to remind Feng Yu not to forget to participate in the bidding.

In fact, according to Young Master Lu's meaning, don't do any bidding at all, just give the best technology Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones.

As for other mobile phone manufacturers, although the technology is good, can they compare with the two?Xu Lihua also learned of the news and specifically called Feng Yu, thinking it was a good opportunity and they also had a good advantage.

However, Feng Yu told him that this time, neither Wind & Rain mobile phones nor Aihua mobile phones would participate in the bidding. As for Lenovo Group and Changhong Group intending to bid, let them participate. Feng Yu personally suggested that they should not participate in the bidding. the best.

Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones will directly launch real third-generation smart phones next year, based on 3Ginternet/network smart phones.

As for now, let other domestic mobile phone manufacturers toss. They all really think that winning the bid test machine must be a good thing?

None of the first-generation TDS-3G mobile phones produced by the mobile phone manufacturers that have won the bid in the previous generation/life has been well publicly praised. It is not that their technology is not up to standard, but in the testing phase, the communication internet/network is unstable, and the effects of the promotion are not achieved at all.

Of course, in the testing phase, this reason is enough to prevaricate.

But why not wait for this to stabilize before production? At that time, you can adjust the technological direction according to the internet/network, and you can make a 3G mobile phone that is more in line with the Chinese market.

Moreover, Feng Yu estimates that after the rise of the 3G market in China, Europe and the United States will definitely open the licenses of 3G mobile phones. The strong implementation of 3G standards will give birth to the development of 3G mobile phones.There is still a saying that the 3G standards of Europe and the United States may have to be licensed to China’s communication operators, so China’s 3G mobile phone standards may not necessarily win in the end. Even the greatest possibility is that the three standards coexist.

This is why before the previous generation/life Feng Yu is reborn, there will be any differences between the mobile phone version and the connected version because their 3G technology is different.

Of course, the mobile phone manufacturers at that time were already able to produce a full Netcom version. This is the 3G mobile phone that Feng Yu wants to produce by its mobile phone manufacturers!

Because the standard has not yet been determined, the European mobile phone manufacturers have indicated that they will not participate in the bidding, but these mobile phone manufacturers in Asia have shown strong interest.

However, at most they can win one or two bids, and the number will not be too much.

The simple point is that the current 3G standard of Yidong Corporation is a technology developed by China itself, so China's state-owned mobile phone manufacturers naturally have some advantages.

The reason why Feng Yu is sure that foreign mobile phone manufacturers will also win the bid is a very simple routine/standard procedure. People cannot say that China’s communication service providers are exclusive and China’s local protection is too serious?So at this time, the first generation of test machines must be arduous and thankless tasks. It just so happens that other domestic mobile phone manufacturers are not convinced. They always think that Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones are the first to take the lead, and the brand has started. In fact, the technology is no better than them.

Then let them this time, Feng Yu wants to see what high-quality mobile phones they can produce. It's not that Feng Yu looks down on them, they are too far behind in product design concepts.

Now Feng Yu is waiting for the official implementation of the 3G standard!

Chapter 1715: Important News

The International Telecommunication Union is currently discussing when to officially announce the 3G communication technology standard. Although there were three mainstreams before, the European and American countries have never wanted China's 3G standard to be included.

To put it bluntly, whoever's standards can be implemented more widely, then who can take the lead. The same goes for not just communication operators, including mobile phone manufacturers.

The previous generation/life China standard is also the weakest. Europe has the most 3G standard users, followed by the United States, and China has the least. The ratio of users is 6:3:1, which shows how weak China's 3G technology is.

However, in this world, communication operators from India have joined, and other Asian countries have also expressed interest, and they will certainly develop better.

And 3G is just a transitional product, and within five years, 4G standards should begin to be implemented again. The TD-SCDMA of the previous generation/life China was also at that time, and it turned to 4G technology. Many people joked that it was the shortest-lived 3G standard technology.

If this standard is to be promoted and implemented better, the most important point is the support of communication operators.

previous generation/life Why Mexico’s communications tycoons can become the world’s top rich is because of the 3G and 4G standards in the United States. Their Corporation is also one of the participants in the formulation and has achieved a monopoly in many regions.

...Opposite Lin Buchang of the Industrial and Commercial Bank of China was sitting an important guest, Feng Yu, the richest man in the world and a mobile phone tycoon.

"Chief Feng, you said you want to buy a TD-SCDMA technology license?"

"Yes, private telecommunications operators are not allowed in China, but there are no restrictions abroad. I plan to invest in several telecommunications operators next year and require 3G technology authorization."

Lin Bu grew up overjoyed, this is a great thing. This will not only make more money, but also make the 3G technology developed by China better promoted.

"No problem, this matter is easy to discuss, and I can even sell it to you now! "

Feng Yu shook his head: "Now? Your technology is still in the testing stage. It is not mature, right? The International Telecommunication Union has not yet officially determined that your technology is one of the 3G standards."

If it can't become the standard, then why buy it, it can't be promoted at all. The most important point is that Feng Yu does not have the money to acquire communication operators.

The world's richest man has no money. If you say this, no one will believe it. But Feng Yu has very little cash now.

By the end of next year, his plan should be completed. At that time, the proceeds will be spent. Communications is a good investment direction.Lin Buchang smiled awkwardly, their technology is relatively backward, this is also an indisputable fact. But the technology they studied has indeed met the requirements of the 3G standard.

"This is good, we are confident that by the end of this year or early next year, it will become one of the 3G standards recognized by the International Telecommunication Union."

"By the way, Chief Feng. Why did the Dongdong Corporation bid for 3G mobile phone manufacturing this time, and your Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones did not come to participate in the bidding?"

"I can call the shots. You still have time to bid now. I can even assure you that in the end you will definitely win the bid at least 30%, how about it?"

Feng Yu glanced at Lin Bu for a long time, as if it was still taking care of us, but we really didn't want to be a testing machine.

"Thanks to Mr. Lin Bu for his kindness. Let this opportunity be given to the brothers of other domestic mobile phone manufacturers. I also hope that their mobile phones will become better and better, grow up as soon as possible, and make important contributions to our country! "

Even if this test machine is really good, Feng Yu is not interested. This time, the total number of test machines was only 60,000, and the winning bid was only more than 10,000, and a factory production line was needed, which was not cost-effective/worthwhile.At this time, whether it is Wind & Rain mobile phone or Aihua mobile phone, the mobile phone produced by the factory is not worried about selling, and the profit is good. Abandoning this mature production model to produce the test machine, Feng Yu has a pit in his mind.

Xu Lihua and others have developed the production technology of 3G mobile phones a long time ago. As long as they want to produce it, they can produce it at any time.

Lin Bu Chang thought it was a personal sentiment, but looking at Feng Yu's expression, he clearly didn't like it. To say that Feng Yu is not optimistic about 3G technology is not right, Feng Yu is ready to buy their technology.

"Chief Feng, they say that you have a unique vision, so you plan to invest in this 3G communication, do you think this will rise?"

"I recognize the rise of 3G communications. But the times are changing rapidly, and 3G may not last for long. Mr. Limbu must know the Internet. Many years ago, our country was still narrowband. Then, it quickly transitioned to broadband. "

"But not long after the development of broadband, super broadband, that is, fiber optics, was launched. The internet/network speed has increased exponentially, and the time for the increase is getting shorter.

"Technology daily renewal, monthly change, once we thought that a very powerful technology may not be able to meet people's needs. The development of technology will always meet people's higher needs, but can people's needs be completely satisfied?"
"Look at the internet/network technology, from dial-up to broadband, to optical fiber, how many times the speed has been increased, but some people still think it is slow. This communication technology is the same, 3G is equivalent to broadband, don’t users want to use optical fiber? speed?"

Mr. Lin Bu hesitated: "You said 4G?"

"Yes, we should focus on the development of 4G, even 5G! "

4G is also a concept that was put forward very early, that is, the fourth-generation mobile communication technology. 3G only requires the upload and download speed to exceed 2M, but 4G requires the speed to reach 20M, which is ten times higher, and the peak theoretical speed is 100M!

After the emergence of 4Ginternet/network, mobile communication traffic charges will make more and more money. 3G, after all, is just a transition.

But just like when 3G emerged, 2G will not disappear. After 4G emerges, 3G will not disappear, and even 2G will still exist.

However, the communication internet/network built with 4G technology can also increase the speed of 3G, while the communication internet/network is very expensive.

Google Corporation has made a request with the Wind & Rain Holding Company group, wanting to set up its own super broadband, fiber internet/network with a speed of 1G.

The current mainstream broadband speed has just exceeded 1M, and in better areas, it can reach 4M, such as South Korea, which has always been the world's leading area, has just reached 10M.Both Kameido Masao and Ralph disagree with the Google Corporation plan. And this plan can actually share some resources with the 4Ginternet/network construction.

So Feng Yu inner heart agreed to this plan, but it’s too early to start.

Moreover, the funds required for this are too much. The current Google Corporation absolutely cannot afford it. Even Wind & Rain Holding Company Group is also very difficult. A conservative estimate requires an investment of more than 50 billion US dollars!

But in the future, this can effectively combine the Internet, communication internet/network and TV internet/network, and the potential is still very huge.

While chatting with Lin Bu on this matter, Fruit Corporation announced a major news!

Chapter 1716: IPHONE Launched

Fruit Corporation’s mobile phones are officially on sale.

As early as the end of last year, Fruit Corporation announced that it would produce its own mobile phones and only make smart phones.

But at that time, the whole world was paying attention to the mobile phone system battle, especially the competition between Microsoft Corporation and Lenovo Kingsoft, which also divided the camps of many mobile phone manufacturers.

That time, it was evenly divided.

Microsoft Corporation has received support from more brand manufacturers, but Lenovo Kingsoft’s system is considered to be more usable, especially the Wind & Rain mobile phone that supports Lenovo-Silver Mountain Corporation HOS, the launched S3+, and other smart phones The suppressed can't raise his head.

As for BlackBerry and Symbian, they have obviously lost. In the smart phone market this year, the sales of Wind & Rain mobile phones have been on par with BlackBerry. By the end of the year, everyone believed that they could surpass.

Then in the field of smartphones, Wind & Rain mobile phones will also become the Boss, which makes their position as the Boss in the world's mobile phone industry more stable.

At this time, when the Fruit Corporation announced that it would produce mobile phones, which were smart phones, everyone was not surprised.

Mobile phone manufacturers can see that smart phones are the main trend in the future of mobile phones, and the era of feature phones may be over.

With the improvement of communication technology and electronic technology, the functions of mobile phones will become more and more powerful.Fruit Corporation is planning to combine their IPOD and mobile phones with their own research and development IOS system, and have a place in this field.

The Fruit Corporation had already produced a music phone with Motorola in 2005 and named it ROKR. As a result, it hit the streets of my grandma's house.

At that time, the concept of music phones did not arise at all. The product they produced was not as good as an IPOD capable of making calls. The focus of the product was simply wrong.

Later, music phones became popular, but the most well-known products in the world are AIWA products. Aihua's sales are also good, Nokia's can also make money, and even Sony's can make money. But at this time, Fruit Corporation has Don't do it.

After Motorola failed in this regard, it stopped publicizing the music phone, and as a result, it gave up this part of the market for nothing.

After the separation of Fruit Corporation from Motorola, it did not give up the production of mobile phones. They look at Wind & Rain Electronics. They used to be a walkman, and now they can produce mobile phones. Why can’t their Fruit Corporation work?

They do computers and servers. Isn't this more technical than Wind & Rain Electronics? In their view, a smart phone is just a PDA (handheld computer) with a call function.If PDA can be produced by the Fruit Corporation, then smart phones can be produced, and they will sell better.

It's just that their product design is always changing. Not only the functional changes, but also the appearance has been uncertain.

Every time they think a design is very good, they see that Wind & Rain phones already have this kind of appearance. No matter how they look at it, they feel that their appearance is very similar to that of others.

Just like when they designed the appearance of IPOD, they are inevitably regarded as plagiarizing AIWA's ideas.

For this reason, they have also struggled with the design of the mobile phone, but no matter how they do it, they are still very similar to the Wind & Rain mobile phone. Is it because the product appearance of the two sides has the same Chief Planner/Designer idea?

This time, Fruit Corporation invested a lot of money, and for this reason, it also signed a contract with AT&T to authorize the fruit mobile phones in the United States for four years to AT&T.

They are not planning to try this time, or even decide that if this product fails, they will not give up developing mobile phone projects.

When the fruit phone was on sale, many partners were also asked to come to the platform. They originally invited the CEO of Google Corporation, but they were rejected.Although the two parties have cooperated in some aspects, Google Corporation has secretly become a partner in the HOS camp of Lenovo Kingsoft. If Fruit Corporation does not use its own system, it is okay. Now that it uses its own system, they will become rivals. , How can you launch a platform for your opponent’s new product?

Ralph has been following Feng Yu's requirements and paying close attention to the new products of Fruit Corporation. When he saw the appearance and performance of this phone, he was very relieved.

This is worse than Wind & Rain S3, but it is not as good as Wind & Rain S3+. So the price of this phone has to be lower than that of S3+.

The first generation of the fruit phone, or the original model, has two versions, the price of 4GB is 499 US dollars, and the price of 8GB is 599 US dollars. The price of S3+ has also been reduced to $699.

If there is a big improvement in the fruit phone, the battery is fixed and cannot be removed at all. That is to say, once the battery has a problem, it must be repaired, and if it is dead, it can only be plugged in and charged, and the battery cannot be replaced.This can be said to be an improvement and better sealing, but it is also a failure of the fruit phone. In addition to strengthening the memory, they surpassed S3+, and they also made it thinner, but in terms of other functions, Ralph did not see which ones are better than S3+.

But when this phone went on sale, it attracted many fanatic(s) from Fruit Corporation to queue up, and some stores even had dozens of people waiting to buy it.

When Ralph reported this to Feng Yu, Feng Yu asked, "Remember how many people lined up when our new mobile phone was released?"

When Ralph thought about it, it seemed that the number of people in line like the fruit phone really didn't matter, but when he started to make mobile phones, there were people in line, which aroused his vigilance.

Feng Yu said that the Fruit Corporation will definitely stumble this time because they produce too much.

This product does not seem to be weaker than S3+ in performance, but what about the application software? Although Fruit Corporation has also developed a lot of useful application software, all of them are chargeable. Most of the S3+ application software is free, and the quantity is hundreds of times that of supporting Fruit IOS system software!

Another Fruit Corporation’s battery technology is not good at all. This phone is definitely not resistant to use. It needs to be charged every day, even more than twice a day.This is even more inconvenient compared with S3+. In terms of cost performance, Fruit Corporation's mobile phones will end up with a high price and low performance name.

As a result, the fruit phone will definitely be unmarketable. Not to mention that there are only a few hundred people in line. What use is there even if there are a few thousand? The sales of several thousand units have no impact on the output of fruit phones.

Then the price of fruit phones will inevitably be reduced, and only if the price is reduced can they sell these phones. Price reduction in a short period of time will bring a more serious trouble, that is, credibility damage.

I have just bought it for two months, and you have cut the price so much. Didn’t I lose a lot?

At that time, see how Fruit Corporation ends!

Chapter 1717: Not To Worry About (subscribe)

"Boss, Fruit Corporation is also trying to make a mobile phone. They thought they would be a computer, so they must be a mobile phone?" Xu Lihua looked disdainful at this time, but did not notice that Liu Chuanzhi's face was very ugly.

Jiang Wanmeng said roundly, “It’s okay to be a computer and a mobile phone. Relying on brand advantages to develop diversified operations is one of the development directions of the Big Corporation. But they lack background, allies, and sufficient technical support. This won’t work. It’s like our Lenovo Group, which occupies favorable geographical and social conditions."

Xu Lihua also knew that he had failed, and smiled awkwardly at Liu Chuanzhi. Liu Chuanzhi is still the CEO of Taihua Holdings, and he is his boss.

The Lenovo Group also has its own mobile phones, both feature phones and smart phones. Although they are generally sold, they are also profitable.

"It doesn't matter, Ralph is already understanding in the United States that the fruit IPHONE is far from selling as good as they thought. Although they have enhanced the memory, they are lacking in functions. There is still a gap compared to the Wind & Rain smartphones." Liu Chuanzhi Opened the mouth.

In the U.S. smartphone market, the two biggest rivals were BlackBerry and Motorola. As for other mobile phone brands, there is nothing to worry about.

But now the Fruit Corporation is stepping in, and it is said that it has also received some technical support from IBM Corporation, and it is likely to split a large market.Since IBM’s transformation to focus on software, Fruit Corporation’s hardware software is the only large-scale PCCompany. Although the Lenovo Group also has shares in Lenovo Kingsoft, it is an independent business after all, and it still has its essence. s difference.

This time the mobile phone is also the same. The hardware and software are all developed and produced by Fruit Corporation. It is certain that their software will optimize the hardware, which is an advantage.

Of course, this is also a disadvantage, that is, it will cause their research and development costs to be too high. Once the sales performance is not satisfactory, it is difficult to recover the cost.

Feng Yu waited for everyone to say that almost, and then calm and unhurried said: "Everyone is too valued by the Fruit Corporation. They used to co-produce mobile phones with Motorola and they were on the street. This time, if you get rid of Motorola, Can it succeed?"

"You all know the performance parameters and design concepts of their mobile phones. Do you really think they will be popular with consumers? The simple combination of IPOD and mobile phones, plus a little PDA function, is it even a smart phone?"

"They are taking the road of BlackBerry. They develop their own systems and applications, and then try to make money by downloading and installing them for a fee. But don't forget that BlackBerry is not our opponent now."
"They copied the path of a Failed, do you really think they can succeed? Their phone is not cost-effective at all, and it does not capture the selling point of consumers at all."

"Perhaps their only advantage is that the brand is not bad and they have a number of fanatic(s). But everyone has seen the development of Sony's electronic products. What can be done with fanatic(s)? As long as the product fails, eventually fans will leave them. go with! "

The previous generation/life IPHONE did not really start selling until 4, and then 4S made a fortune again, but the previous mobile phone, Fruit Corporation, did not make any money at all.

The design of 4, there is only one button below, and all the other touch-screen designs looked very novel at the time, but now there are only three buttons under the Wind & Rain smart phone, and the appearance design of one button has long been carry out.

The previous generation/life of smart phones has not developed so fast. The development concept of Fruit Corporation at that time was very novel and advanced, but now, Fruit Corporation can only follow behind.

And the Fruit Corporation at this time is far less powerful than the previous generation/life. In the previous generation/life, Fruit Corporation’s IPOD also made high profits. Although it is not cost-effective, it has a beautiful appearance, plus their website platform is doing well, and the promotion is also very good, making them a best seller. , And even became a nobleman in MP3.But in this life, MP3 is the best, it is generally accepted that AIOD can only be said to be OK. As for the music platform, AIWA has its own, as well as Amazon, Baidu Music, OQ Music and other multi-platform support, and the price is more reasonable, which has long become the industry standard.

The MP3 production and sales of AIWA and China alone account for more than half of the world's total. Feng Yu has the final say in this industry!

Fruit Corporation's computers, especially personal computers, are not as good as those sold in previous generation/life in this life. Feng Yu took out many designs in advance, which enhanced the sense of technology of Lenovo computers, so that Fruit Corporation failed to become a leader in technology, and naturally there would be no more fans.

Moreover, Sony Corporation’s PC business in North America has also been catching up after acquiring IBM’s PC business. With the efforts of Dai Er, Huipu and other manufacturers, Fruit Corporation still has a lot of profits, but it is far from the previous generation/ life is so high.

Their PC system used to emphasize a fast speed. In the era of slow Microsoft VISTA, it rose rapidly, but in this life, with Lenovo Kingsoft's XOS, it is cheaper and easier to use, and the Fruit Corporation has no reputation at all. Too loud.

But even so, the market value of Fruit Corporation has increased a lot over the years, and now it has reached 50 billion US dollars. But Feng Yu believes that the stock price is inflated.Because of the good global economy in the past two years, the stock price of the listed Corporation, especially the Technology Corporation, has always grown faster. Take a look at the profit of Fruit Corporation. Last year, their net profit(s) was only US$1.5 billion.

Just like Microsoft at the time, the annual profit is tens of billions of dollars, and the market value can soar to six to 100 billion dollars, but if it is scaled down, it can also be seen that the ratio of Microsoft's profit to market value is better than that of Fruit Corporation. Later, Microsoft's peak market value has proved to be inflated.

The market value of the listed Corporation can only show the degree of investor trust in it, and does not necessarily indicate its profitability. Otherwise, there will not be so many market capitalizations over 100 billion US dollars in history, and the result is still a huge loss of the Corporation.

As long as you can dupe/sway investors, then the market value of your Corporation will not fall. The interests of shareholders can also be protected.

"Don't worry, let's not rush to launch a new generation of smart phones. As I said, the next time we launch, it should be a 3G phone, named Wind & Rain S3G, and it will still be slightly upgraded with the third-generation technology. As for now, we don’t need to upgrade any of our hardware at all. We just need to keep constantly updating the software."
"Our current hardware can already meet the needs of users. On the contrary, as the cost of electronic components drops, we should be prepared to adjust the selling price of our products. Also, perhaps our super value machines will usher in a best-selling period. ."

Chapter 1718: Unsaleable IPHONE

Things did not come as Feng Yu expected. After the IPHONE was launched, although the Fruit Corporation promoted very well, and AT&T's sales platform was also good, the sales of mobile phones still surprised them, unexpectedly poor!

First of all, the IPHONE system is different from other smart phone systems. Although it is only sold in North America at this time, users have become accustomed to whether it is BlackBerry system, Microsoft system or HOS.

They are still very unaccustomed to using IOS suddenly. The operation seems simple, but the same operation has many more steps than HOS.

Moreover, the application software of mobile phones is indeed too few. Fruit Corporation said that it can go to their official website to download, install, or even directly download and install via mobile phones. First of all, it is more troublesome, and there is a charge, and the price is not low.

Many of the application software based on the HOS system are free. Even if they are charged, they are not particularly expensive, and they are very good quality and cheap.

Even the application software of Microsoft system is very cheap. In contrast, Fruit Corporation is unpopular.

Don't forget that the U.S. economy has begun to deteriorate at this time, the subprime mortgage crisis has broken out, and many corporations have gone bankrupt. Although there seems to be a rescue, many people really have no money in their pockets.The price of Fruit Corporation's mobile phone itself is not cheap, and then it is so expensive to use, can you not make people complain?

At this time, Wind & Rain mobile phones were not used to attack, and other mobile phone manufacturers started the masses rise to attack it.

They almost analyzed all the characteristics of fruit phones, and each feature can find disadvantages, especially the signal of fruit phones is not very good, the battery is not resistant and cannot be disassembled, and the charging cable interface is different from other mobile phones. Wait, these have been repeatedly taken out and reprimanded.

In the mouths of those mobile phone manufacturers, Fruit Corporation’s IPHONE is a completely failed product, and they even took out the Failed mobile phone that Fruit Corporation and Motorola had cooperated with at the time.

In the end, Motorola also lay down the gun. This time it has nothing to do with them. Didn’t everyone besiege Fruit Corporation? Why did the fire hit us again?

In this way, in addition to the fact that the iPhone sold pretty well in the first week, the sales plummeted later. Many people said that a mobile phone with this feature was not worth such a high price.

The Board of Directors of the Fruit Corporation originally had full confidence in this product. They believed that even if this phone would not become the emperor, the sales would not be too bad.What's more, they didn't produce much this time, so why should they sell out easily? Even if they consume their Fruit Corporation brand, they should be sold out within three months.

However, judging by the decline in sales at this time, these phones they produced may not be sold out in a year! Then their capital occupation will be very serious, and the mobile phone business will lose money. They have been psychologically prepared for this, but they did not expect that the sales will be so bad.

Originally, Jobs told them that the Fruit Corporation should take three years to reverse people's perception of smartphones before starting to make a profit.

Now it seems that it doesn't need a three-year market test at all, and it can't be used for three weeks. The market has now proved that this phone is on the street again.

At this time, they still have many projects in research and development, and the funds invested are not small. Last year, they benefited from the growth in global consumption of electronic products, allowing their profits to exceed $1.5 billion.

However, the profits in the first two quarters of this year have experienced negative growth. If this development continues, their profits this year will definitely fall, perhaps even below one billion US dollars.

After launching this phone, I didn't expect to make money, but I didn't expect it to be so miserable.Even their profit margins in IPOD, ITOUCH, IMAC and other products are also declining, which reminds them that this year's Corporation funds must be used with caution.

They have not forgotten that if Bill Gates had not invested more than one billion dollars in them, their Fruit Corporation might have filed for bankruptcy protection. They definitely don't want to experience that situation again.

Seeing the current situation, the Fruit Corporation decided to increase its publicity and change its product sales from the United States to the world, which can be ordered through their official website.

This trick is also learned from the Lenovo Group.

After making this change, their product sales have increased a lot, which made Fruit Corporation breathe a sigh of relief.

This incident was naturally reported to Feng Yu by Ralph. But after Feng Yu knew about it, he still didn't care.

This product is not good in public praise in the United States. Is it easy to use in other countries? What's more, they still only have an English version of the operating system, that is, they can only be sold in English-speaking countries. How much can they sell?

Fruit Corporation This is to seize the market of other mobile phone manufacturers. Will other manufacturers just watch?

Just like if the Chinese version of the fruit phone is released, then Feng Yu must let the Fruit Corporation understand that they cannot dip a finger in this market.At this time, even Microsoft stepped forward and said that the IOS system one hundred loopholes was not mature enough at all, and it was irresponsible to consumers to market it!

For such a good opportunity, Lenovo Kingsoft should certainly respond. They also agreed to Microsoft’s point, but at the same time, they said that HOS is the best smartphone operating system and most suitable for consumers. , All equipped with HOS system!

While reprimanding the iPhone, the sales of Wind & Rain S3+ showed a significant increase again, which was an unexpected surprise.

After comparison, we can see the excellence of Wind & Rain S3+. What's more, Wind & Rain S3+ has not only reduced the price, but also started to give away some accessories, which makes many people feel very cost-effective/worthwhile.

Big brand, trustworthy quality, high cost performance, many functions, and too many advantages.

During this period of time, after a lot of waves, some mobile phone models that originally supported Microsoft's smart phone operating system have slowly begun to reduce production.

They can also see that, not to mention how the software system is, they are far behind Wind & Rain mobile phones in terms of hardware design alone.

So many complicated functions are carried on a mobile phone, and it can guarantee that the price is not so high, which they really can't do.Now Xu Lihua and the others are laughing and claiming that Fruit Corporation is really interesting. If they hadn't launched such a broken phone, their Wind & Rain smartphones and Aihua smartphones would really not grow so much again, even AIWA music phones. , Sales have increased a lot.

If these words were heard by the R&D staff of Fruit Corporation, I really don't know if they would be ashamed and slammed to death on the computer table.

At this moment, Kirilenko sent another piece of good news.

PS: There are only three shifts today. A classmate went to Bing City for surgery. The fourth child will accompany him the whole time. Tomorrow it is said that her daughter-in-law can come over and the fourth child can be relieved. Forgive me (.)

Chapter 1719: Break Through The 80 USD Line

When everyone was jointly speculating crude oil, Feng Yu divided everyone into the main market. Among them, Kirilenko was guarding the London market.

With his reputation as the richest man in Europe, Feng Yu hopes he can bring in some people.

Relying on their funds alone, although it can be effective, is not enough to keep crude oil prices rising. Need to cooperate with other news, need more funds to cooperate.

There are many hidden tycoons in Europe, and most of the world's top non-listed corporations are in Europe. Even the legendary Rothschild Family is deified.

The so-called Rothschild Family is nothing more than an interest community. This interest group is very loose. There may be kinship between members, but no one has the final say.

They are like a joint-stock corporation. No one is the absolute controlling party. All matters are discussed by the general meeting of shareholders and must be in the interests of all their shareholders.

This ancient family is inextricably linked with many large corporations. It is an exaggeration to say that Rothschild Family can control the price of gold, but they are very good at investing in prime stock(s), which is true.Since this family also likes to invest in finance, it is an object to win over. As the price of crude oil rises, they can make money if they participate in it, so why not get in?

Kirilenko contacted an important member of the Rothschild Family and invited him to invest in crude oil futures with him to drive up prices.

In fact, although this member's net worth is not low, it is not worthy of Kirilenko's personal invitation. The important thing is to invite other members of this family to participate.

Kirilenko succeeded. After analysis, the family also believes that crude oil futures can make money. Of course, they still prefer and are good at speculating gold.

So they decided to cooperate with Kirilenko. They recruited other consortiums to join the crude oil futures market, but Kirilenko and Feng Yu should also help them release some news when they need it to promote gold prices.

To put it simply, everyone achieves each other's achievements, and then they only briefly participate in the crude oil side, and the gold side is their focus. Feng Yu and Kirilenko should also simply participate in prime stock(s), mainly by relying on each other Numbers and contacts, and then profit together.

Feng Yu also knows that the U.S. subprime mortgage crisis has already emerged at this time, and a large amount of funds will soon leave the U.S. stockmarket, and then this money will flow into other commodities.When the economic situation is bad, the price of gold rises, which is the norm. After all, gold is the real world currency, the US dollar is not.

What's more, the U.S. dollar, which is the most common at this time, is also depreciating. Why not replace it with gold to maintain its value?

Although gold will rise very fiercely during this period, it is not as large as crude oil, because there is still an OPEC attitude on crude oil.

Fortunately, Feng Yu has informed the China Government of his analysis in advance, asking them to increase crude oil imports last year and the first half of this year, and even pay for the demand for crude oil for one year in advance, so that the price of crude oil can rise rapidly At this time, avoid too much influence. After all, China's crude oil demand will skyrocket this year.

Many of China's state-owned assets have also listened to Feng Yu's words and bought a large amount of gold, which can also allow state-owned assets to make a fortune.

Only in this way can Feng Yu stir Wind & Rain with confidence, otherwise he will make money, but the country will lose. Then Feng Yu will become a man.

As for allowing China to participate in crude oil speculation, this is simply not enough. Once state-owned assets are involved, it is a big problem. But for state-owned assets to buy gold, this is completely fine. Gold is an international currency.Under the leadership of some people in Europe, they began to enter the market. They bought a large number of crude oil futures contracts and at the same time began to sell US dollars, echoing Feng Yu.

As a result of this, the price of crude oil finally exceeded 80 US dollars per barrel!

After the breakthrough of this benchmark line, Feng Yu and the others can rest assured that the price of crude oil has broken the reasonable line, then it will attract more people's attention and attract more international hot money to enter the market.

Chapter 1720: Full Outbreak

The U.S. Home Mortgage Investment Corporation filed for bankruptcy protection. This is another large U.S. mortgage lending institution that is on the verge of bankruptcy after New Century Financial Corporation.

Immediately afterwards, Bear Stearns, the fifth largest investment bank in the United States, announced that its two important funds Corporation had closed down.

Then in Europe, banks or investment institutions such as Germany and France announced the freezing of their funds participating in the US housing loan market. In Asia, Japan and South Korean banks also announced their losses in the US market.

This has not caused much panic outside the U.S., because the bank losses in Asia and Europe can be tolerated, and they will not necessarily affect the main body.

But it’s not possible here in the United States. None of the major investment banks were undamaged. Even a Company like Wal-Mart suffered huge losses.

As the world’s number one retail giant, Wal-Mart’s daily transaction volume is huge, and there is a large amount of cash retained. This money must not be allowed to stay on the books. It is the most correct way to operate .

Therefore, under Wal-Mart, there is also a credit company, which led to a huge loss of the credit company under Wal-Mart.

At this time, the U.S. was obviously unable to hold on. The Federal Reserve Bank began to inject more than 20 billion U.S. dollars into bank to bail out the market.It is a pity that more than 20 billion U.S. dollars will not help at all.

Europe prepared 150 billion euros to rescue the market, Japan prepared trillions of yen to rescue the market, but to many people's surprise, China, which is also a major creditor of the United States, was silent on this.

These rescue actions stimulated the financial market. Many people have rumored that the financial market in the United States is about to collapse and will affect the major financial markets of the world. Europe and Asia will not escape.

In the past two days, both the stock market and major futures markets such as gold and crude oil have fallen across the board.

A few days ago, crude oil just broke through eighty dollars, and this time it fell below eighty dollars. Fortunately, Feng Yu and they have re-hedged.

What's more, Feng Yu originally bought these contracts at a price of only more than 50 US dollars. Although crude oil has fallen a little, they have only lost a little profit and still have high profits.

The Dow Jones index, which had risen to more than 14,000 points, immediately ushered in a dive. For two consecutive days, the decline was more than 3%.

Inevitably, the stock indexes of Europe, Japan, and Hong Kong have all fallen. Even China's stock indexes have also fallen.The impact of the United States on the world economy is really not a boast. The United States issued a large amount of national debt, especially during the GCEO rge Bush’s Government. They also launched a war to teach Afghanistan in the name of anti-terrorism, and many countries in Europe and Asia have become their creditors.

The faster the economic development of the country, the more treasury bonds will be bought from them. Countries such as China and Japan with extremely high foreign exchange reserves have astronomical amounts of US national debt.

At this time, why didn't the United States launch a big rescue plan? The rescue funds from the US reserve bank were less than one-sixth of the European side.

Because the United States has another trick, that is, Government bankruptcy. Those national debts, but I don't know when they will be realized. Of course, if the Government goes bankrupt, the loss to the United States will be huge. No President dare to make such a decision lightly.

And the issuance of U.S. national debt is huge, but 60% is internal. In other words, it is the investment institutions and citizens of the United States that buy more U.S. national debt.

The United States is only threatening creditor countries in Europe and Asia. You should give me a hand, or I will go bankrupt, and your previous investment may have been in vain.Of course, they also threatened China. It's a pity that China doesn't care at all. If you really dare to go bankrupt, I will admit that those national debts will become waste paper. It depends on whose losses are big.

The more developed the economy, the greater the bankruptcy loss. Just like when China was poor and white, no one was afraid of fighting. Everyone regressed together, but you must retreat more than me.

Although it hurt each other, but I broke a finger, you broke a wrist, who is worse?

The China Government has also seen that the subprime mortgage crisis in the United States is about to turn into a subprime mortgage crisis, and it will inevitably trigger a serious economic crisis. I have money, of course, to stabilize the domestic economic situation and take care of your foreign lives. .

The economic conditions in Europe are good and the debt is much higher than that of China. They must be more nervous than us. This kind of saving is better for the capable people. We didn't take the opportunity to throw stones at sb who fell down a well. It was kind enough.

You see, if there is a problem in your financial market, isn't our side also affected?

China's stockmarket is also falling at this time, but it is far less fierce than the previous generation/life, because it has already hit a round before and has returned many investments to rationality.Many of the stocks that have risen fiercely in the previous generation/life have been fired up. After being dealt with fiercely by the boss in this life, the stockmarket has long since receded its highest popularity. Now it is only more than 4,000 points. The previous generation/life is reduced by nearly one third.

So although China stockmarket was affected, the decline was not that big, and China still has a lot of funds that can be used to stabilize the market.

The same goes for Hong Kong. Although the damage is not small, it is much better than the previous generation/life. Two months earlier, Fu Rongqi predicted that the stockmarket would fall, so they sold a lot of stocks.

At that time, famous investors such as Buffett also sold a lot of shares in the Hong Kong market. In fact, at that time, the stock market in Hong Kong had not grown much.

At this time, the Asia-Pacific Central Bank also announced that the capital injection into the bank system was mainly to ease the economic pressure on banks in Southeast Asian countries.

However, China Bank has not been affected at all. They sold the mortgage bonds of those subprime loans at the request of the above. Although the profits in the second half of last year and the first half of this year were relatively low, this is the subprime crisis, but it has affected them. Reduced to a minimum.

Even the US Treasury bonds purchased by these banks have quietly sold off a lot. Therefore, China's US Treasury bonds at this time are much less than the previous generation/life.The crisis passed on by the United States this time has at least reduced its impact on China.

The world has suffered heavy losses due to the subprime mortgage crisis in the United States. Many experts predict that this may affect the overall economic development, and perhaps the global economy will be hit hard this year.

At this time, the global central banks have injected more than four 100 billion US dollars to rescue the market because of the subprime mortgage crisis, and this number is still rising urgently.

When it was time to plug the holes, they discovered that there were so many and so big holes.

Feng Yu watched the news on the internet/network, and the corners of his mouth were raised. The subprime mortgage storm is coming, and the huge profits in the futures market are coming! (.)

Chapter 1721: The Situation Is Grim

When the global financial market was severely turbulent, stocks, futures, bonds, etc. fell one after another, but many people found that the prices of crude oil and gold fluctuated continuously, and it could even be said that they did not fall at all, but rose slightly.

First of all, the hot money that fled from the bond and stock markets has entered the futures market. Futures are also goods, which can be regarded as physical objects.

Originally, they could also convert bonds and other cash into U.S. dollars and save them, but the U.S. dollar is depreciating and they are losing money when they save money.

The decline in stockmarket, coupled with the appearance of various bad news, caused a large number of investors to flee. Of course, there are also some investment funds that take the opportunity to short the stockmarket and make profits in reverse operations.

It's a pity that this can't be done soon. It's not that the Government doesn't allow it, but that no Financial Corporation is willing to lend you stocks.

Everyone knows that the stockmarket has fallen severely, so why lend you stocks?

In the past, the financial leverage multiples of many investment corporations kept rising, from five times to ten times, to thirty times, and even some corporations produced super-high financial leverage of fifty times.

Don't think that these investment corporations are just silly ×, and getting such a high multiple of financial leverage is just looking for death. They can buy insurance, a type of credit default swap insurance.Banks can't use these high-fold financial leverage, but those fund companies can do it. They use high-fold financial leverage to invest. What if the risk is too high?

Buy insurance. Of course, this is not insurance in the traditional sense, but the actual effect is the same as insurance.

The Fund Corporation asked the bank to say that my investment risk is very high. How about you help me with loan default insurance? For ten years, I will pay you 100 million in premiums every year, which is one billion US dollars.

If I did not default, then you would have taken the premium for nothing, and if you invested my premium, you would definitely make another profit, right?

If I break the contract, then you have to help me lose money.

What Party A thinks is that if I use financial leverage to invest, the profit itself is several times, and if I spend a billion to buy insurance, I still have a profit.

After analysis, Party B believes that the risk of Party A’s default is extremely low, possibly only 1%, so this insurance can be done and the profit is not low.

If there is only one, then the profit is not particularly high, but what if it can attract the same 100 customers? Wouldn't it be that 100 billion insurance money was collected?

In this way, even if one of them is really unlucky and loses money and defaults, I can afford it. Using the premiums of other policyholders to pay insurance claims is itself the normal operating method/trick of Insurance Corporation.So the bank promotes this credit default swap insurance contract to major fund Corporations, and collects more Corporation premiums, and they are safe.

But it will take ten years for this profit to be fully obtained, which is too slow, right?

So they talked to a third party that my contracts are worth 100 billion U.S. dollars, but it will take ten years to get them. Now they are selling you 50 billion U.S. dollars. Would you like to?

After bargaining, the third party bought the $100 billion contract at a price of $40 billion, and Party B directly pocketed $40 billion in profits.

The third party also felt that ten years was a bit too much, so he also listed the price for four hundred and five One billion dollars, attracting the fourth party to buy, and once they changed hands, they easily pocketed five One billion dollars in profits.

After such changes in hands, coupled with the attractiveness of this model, the market for such insurance contracts has become extremely large, with a total of more than sixty trillion U.S. dollars.

All the financial institutions mentioned above have made money, and their profits are basically derived from the subprime loan bonds that the company used to operate financial leverage at the beginning, and these loans are ultimately pressured by the credit institutions and lenders. on.So only credit institutions and lenders have lost money, and everyone else can make money. It is said that bank will not lose anything, but bank is also a credit institution, and even the fund Corporation under bank also invests in subprime loan bonds.

When the lender defaults, the Corporation, which holds the insurance contract, will pay.

Then the last picker was unlucky, they had to pay for this insurance. It doesn't matter if there are only one or two breaches, they can afford it. But they never imagined that the default rate would be so high.

From a few percent to more than ten percent, how can insurance premiums be so high, not to mention that they still change hands one after another.

The last one who can not bear to go bankrupt will spread upward, and then spread to the entire chain step by step.

At this time, everyone started looking for Government. We are going bankrupt, does the Government leave it alone?

But if you think about it, how much insurance was received at the beginning, but the amount of compensation paid out exceeded the insurance premium by dozens or hundreds of times, or even higher.

What if the U.S. Government doesn't have so much money? Simple, they have a giant like the Liangfang Group, so the Liangfang Group is forced to swallow this bad contract again.Government take action, then those fund Corporations that cannot be held, more often begin to declare bankruptcy. Originally, some of their parent companies belonged to some large consortia. These losses are not unsustainable.

But now that the Government has taken over, it would be great to just throw away the burden. Those consortia of them still consider their own interests first.

As a result, the situation of bankruptcy became more and more serious. Company bankruptcy, personal bankruptcy, and the numbers are soaring.

It was also at this time that Obama announced a series of measures, all aimed at the poor, which attracted too many people to vote for him.

He also declared that it was a mistake for the United States to launch a war against Afghanistan. If the battle was resolved as quickly as they expected, it would have dragged on for so long and it would have directly brought down the U.S. economy.

Anyway, GCEO rge Bush is about to step down. At this time, all shit will be buckled on his head. Many policies are determined by the National Council, and GCEO rge Bush has far less power.

The members of the GCEO rge Bush family are also working hard behind the scenes, wanting to drag them desperately, at least let GCEO rge Bush step down safely, and then throw the trouble to the successor to prevent their family from reappearing as a candidate. Take it out to attack.

The economic situation in the United States has become increasingly severe, and the European side has also been severely affected, even UBS has lost money.At this time, a lot of funds simply fled the American market and turned to the European market. In fact, this is the reason why the European side has vigorously rescued the market, attracting these hot funds to join and make their economy better.

The good economic situation in the United States is also related to their ability to attract the most foreign capital in the world.

When those funds arrived in Europe, as Feng Yu expected, they joined the futures market, and the largest investments were crude oil and gold.

Feng Yu, they all relaxed a lot after seeing the news. It seems that crude oil has risen to about one hundred dollars, which is no problem!

When Feng Yu was happy, one of Feng Yu's important partners had serious business problems.

Chapter 1722: Tom Sun's Troubles

The economic crisis in the U.S. caused serious losses to many companies, including Thomson Corporation.

Thomson Corporation, as one of the giants in the consumer electronics field, is number one in the world for various terminal devices such as set-top boxes and rear projections. Film and television post-production, DVD disc sales channels, etc., are also the world’s top, but they are On important projects, I went the wrong way.

This project is a flat-screen TV.

At the beginning, Feng Yu reminded Thomson Corporation that plasma TVs are not worth investing so much. In the future, flat-panel TVs will definitely have more advantages in LCD, because the company invested in this camp is hundreds of times that of the plasma company.

It's a pity that Thomson didn't pay attention to this at the beginning. Their R&D investment in plasma was very high, but the sales situation was very poor.

Although it was later announced that the focus has shifted to LCD, plasma TVs have not given up either. As a result, they also have two parallel paths, but they are completely different from the Four Star Group in South Korea.

Originally a very profitable TV business, it later lost hundreds of millions of euros every year.

In the beginning, these losses of several hundred million euros were something Thomson could bear. As a world-class consumer electronics giant with huge assets, several hundred million euros are nothing.However, they have also adopted a credit model for the sales of electrical appliances in Europe and the United States. That is, consumers can pay a down payment, and then mortgage the money for electrical appliances.

Before this, it didn't affect anything at all. The default rate is extremely low, but it can greatly increase their market share, making them number one in North America and second only to Ximenzi in Europe.

These market share data alone make their brand value extremely high, and the company’s share price performance is also very good.

However, they made the same mistake as Tongyong et al. Corporation, that is, they should not allow their credit Corporation to engage in financial projects such as real estate.

In the past two years, when the subprime mortgage business in the United States was popular, the Credit Corporation under the Thomson Corporation also participated in the real estate credit business.

Although they are not directly engaged in real estate credit business, they have bought a lot of subprime mortgage bonds, thinking they can appreciate and make money. At that time, their credit company could make a lot of money every year.

But now, subprime bonds are about to turn into junk bonds, and the default rate has risen sharply, causing Thomson, the Credit Corporation, to lose a lot of money.

Moreover, the default rate of their electrical equipment credit is getting higher and higher. More and more bad debts appear, causing major problems in the operation of their Corporation's funds.Even some of their joint venture corporations around the world have begun to experience large losses due to the deterioration of the economic situation. Such as China's joint venture Corporation, India's joint venture Corporation and so on.

Losses are increasing, and the profitability of profitable businesses is also declining, which makes their funds become more and more tight. And the original production cost of Thomson was higher than that of other competing companies.

Doesn't France implement a four-day work system? It differs to some extent from the four-day work system of other countries. Although other countries have a four-day work day, the working time is ten hours a day, which means that a week is also forty hours, but this way you can save a day's travel expenses to work.

Some companies have a four-day working system, and the working hours are also eight hours. Such companies have reduced their employees' salaries.

However, Thomson not only works four days and eight hours, and does not reduce the wages of employees, which reduces their productivity and increases costs.

When an economic crisis occurs, it is usually accompanied by factory bankruptcy and unemployment of workers. Why? Because this expenditure is actually the largest part of the Corporation's expenditure.

Thomson's expenditure in this area is also the world's top.When product sales are declining, profits are declining, and even part of the business suffers a lot of losses, they have to pay such high salaries and benefits, etc. How can Company not have problems?

Feng Yu has long reminded Thomson Corporation that their corporate operations have great hidden dangers. But he and Thomson are only a cooperative relationship, not too close.

Talking too much will make people think that he wants to intervene in the management of Thomson Corporation.

At this time, Thomson's crisis is completely that they have only one self to blame, and Feng Yu has also fulfilled the obligation of allies.

In fact, Feng Yu still likes Thomson's brand, the sales channels are also very good, and many of them are technically top in the world. But in terms of operation and management, Feng Yu is very despised.

Although the cost of production in China has been rising, have people's wages started to rise?

But Feng Yu paid them high salaries and also wanted them to improve efficiency. Moreover, Feng Yu asked Corporation to open factories in India, Brazil and other places, which is a way to reduce labor costs.

Of course, there are also some of the world's top subcontract(or)/OEM supplier factories for production, which is also one of the ways to reduce costs.

Thomson, the high cost is also self-seeking.

Don’t Thomson know that his costs are high? Of course they knew, but they hadn't cared about it before.They have big brands, strong technology, high added value of their products, good sales, and naturally good profits.

But when sales declined and other brands started to compete with them for the market, their disadvantages became apparent.

Thomson never thought that the United States would have an economic crisis that was so serious. Moreover, the impact of this economic crisis on Thomson is so great.

This crisis will hit the global economy severely, and the economies of many countries may suffer some declines. The most intuitive manifestation is that the income of many people has fallen.

Since income declines, consumption power will naturally decline, and fewer people will buy their products. Their factories will cut production and their profits will fall.

These cascading influences dealt a huge blow to Thomson. They are also considering whether to sell some businesses to ensure that the Corporation can smoothly tide over this difficulty.

The last time they have to sell some of the shares of the joint venture Corporation, after abandoning those burdens, they should be able to survive this cold winter. As long as the economic situation recovers, they will be able to make profits again.

It’s a little bit more indebted. They don’t worry at all. Big company has debt. Isn’t it normal? As long as the debt ratio does not exceed the safety line, it is fine.As for the shares of joint venture corporations such as China that they intend to sell, they need to find some capable people to take over, and at the same time, they cannot strengthen their competitors.

So they excluded Europe, Japan, South Korea's Corporation, and targeted their ally, Wind & Rain Electronics. So Thomson took the initiative to contact Liu Chuanzhi and expressed his intention to sell shares in the joint venture Corporation.

Liu Chuanzhi asked Feng Yu whether he would buy shares in the joint venture Corporation. They have measured that these businesses are not bad. After the merger, they can increase their market share in China and even Asia.

Feng Yu directly refused. It sounds great to increase the share, but it is a burden. The joint venture Corporation does not include the Thomson Corporation brand. If it does, then this offer is worth considering.

Thomson was very angry when he learned that he had been rejected. They threatened that if this were the case, they would have to join another camp!

Chapter 1723: Destined To Be Pitted

"Boss, Thomson is too impossible to differentiate good from bad. You reminded them that there was a business problem, but they didn't care about it at all. Now that there is a problem, it is so arrogant to want us to help! " Wu Zhigang said with no expression Yue.

The price you sell is so high, why should we buy it? If we want us to provide a low-interest loan, we must always get some benefits. We want to buy some of your patented technology licenses, but you refused in one bite. Is this our fault?

Feng Yu waved his hand: "It's normal. Some people are like this. When they are Failed, they never think about why they are Failed. Instead, they think that others have not helped and blame others for their mistakes."

"Helping is friendship, not obligation. We are just allies, not partners. At the beginning, we were just a simple alliance to fight against Japan's powerful consumer electronics company."

"Now, although Japan's consumer electronics company is still so strong, we are already among the first group. Without Thomson, we still have strong partners such as Philips and Tata Electronics. Thomson is the same. Without us, we are not It’s not that no other Corporation is willing to form an alliance with them, so it’s more rigid."Among companies, what is always pursued is profit, not favor. The more shareholders, the harder it is to do favors. You have a good relationship with others, but it does not mean that other shareholders are willing to contribute.

Even a scrawny camel is bigger than a horse. Although Thomson is destined to lose money this year, it may not be able to weather the storm. The previous generation/life Thomson was caught in bankruptcy, but who knows if it will change in this life?

Once Thomson turns around and cooperates with other former competitors, it is not impossible to rejuvenate with some of their cutting-edge technologies. But the premise is that they need to break their arms, and they need to rectify their business and factories first.

"Boss, but many of Thomson's sales channels are very powerful. Having trouble with them will have a great impact on the sales of many of our products." Wu Zhigang is a bit worried.

"It is inevitable to have an impact, but it is nothing more than slowing down our expansion. Without Thomson's sales channels, will our products be unmarketable? Fu Guangzheng has been in Europe during this period, but he has contacted many cooperation Friends, if you don’t form an alliance with us, we can continue to advance singing loudly too! "The Fu family itself is good at retail. This is the traditional business of their family, and it is also the business that allowed their family to rise. During this period of time, Feng Yu and the others stirred the situation in the financial market, but Fu Guangzheng was not idle either. He walked around in many countries in Europe and signed many cooperation contracts.

Some are old partners who renew their contracts, and some are newly developed partners. Feng Yu and their number of partners has become more, and the absence of Thomson, a powerful partner, will have an impact, but it will not be too large.

Fu Guangzheng also has shares in Taihua Holdings and many of its subsidiaries. He is also one of the vice presidents of Taihua Holding Group. Fu Guangzheng will also find a way to solve these problems, not to mention it can bring a lot of money to the Fu family. interest.

Wu Zhigang hesitated and said: "Boss, President Kanda told us a piece of news. Japan's report on this matter is not good for us."

The cooperation between Thomson and Taihua Holdings was terminated, and the two parties took different roads and urge the horses on, which made Japan's consumer electronics giants laugh from ear to ear.

The weakening of competitors is definitely a good thing for them. Especially without Thomson's help, they seemed to see Wind & Rain Electronics and others in trouble in North America sales.After all, Thomson is the Boss of the North American home appliance market, and its sales channels are very strong. Wind & Rain Electronics had a lot of help before.

Now that they are separated, what about the sales of Wind & Rain Electronics in North America? Looking for sales channels again? Or build it yourself? Either way, it will slow down Wind & Rain Electronics' expansion.

Sony Corporation is the happiest, even Oga Norio publicly announced that this year will become the Boss in the consumer electronics field in the North American market.

Although the U.S. economy has been hit, its spending power is still strong, and what a great opportunity this is. After becoming a market boss, it will also benefit their brand promotion.

Feng Yu is simply doing his own job. Such a good opportunity to expand its market share in North America has been wasted.

If Thomson wants to sell some business, he can propose that it must include sales channels in the North American market. After all, Wind & Rain Brand will inevitably become stronger. Feng Yu miscalculated this time.

Even Oga Norio thinks that Feng Yu is too arrogant, thinking that without Thomson, Wind & Rain Brand can still sell well in North America?

How important a complete sales channel is, they are very clear about sth. No matter how good the advertisement is, the brand awareness is high, and there is no support from sales channels.Consumers want to buy your products, but they can’t buy them. What money do they make?

If the sales channel is good enough, even if the advertisement is average and the brand awareness is average, the product can be sold well.

For example, your product can appear in all retail outlets that can appear, so as long as others pass by, you can see your product's trademark, which may be better than TV advertising.

Feng Yu stopped cooperating with Thomson. Sony and others began to negotiate with Thomson when Thomson took the initiative to contact. Of course, the conditions they offered at this time were also exceptionally harsh.

Thomson Corporation, which has lost some of its allies, is clearly going downhill. When they are in dire need of money, how can Sony and other Corporations not severely lower the conditions?

Feng Yu was disdainful after learning that Thomson was planning to cooperate with Company in Japan. This choice of Thomson was wrong again!

Japan itself is the world's most powerful consumer electronics group. Thomson's technology and channels can only be on brocade, add flowers. If it was two years ago, everyone could say that it was a strong alliance, but now, Thomson is known by the Company of Japan due to lack of funds, then it is already in a weak position.

Cooperating with Japan Company is a typical example of seeking skin from a tiger. If you succeed, you will naturally get out of trouble, but the greatest possibility is to be swallowed by the opponent.The previous generation/life Thomson was also really dragged down when it came into contact with Japan Company and planned to cooperate or sell some businesses.

The Company in Japan has always said that it is sincere, but it just cannot offer some sincerity conditions. After Thomson lowered the conditions, the Company in Japan lowered the conditions again.

After a delay of one or two years, Thomson Corporation, which was still saved, was stupefied and filed for bankruptcy protection. In the end, a powerful brand declined.

In this life, Thomson chose this path again, and the result will not change much. Thomson is going to be pitted, and it will be miserable.

Perhaps only after being pitted, Thomson will understand how big a mistake it was to announce that he would leave the alliance formed by Feng Yu!

Chapter 1724: The Most Powerful Sales Channel

Thomson thinks that they have a strong sales channel, so this time they announced their separation from the alliance, and they will not be in a weak position when they turn around and cooperate with them. It is even possible that Feng Yu and the others will come to their door to form an alliance with them again.

In this way, they can raise higher terms and let Thomson get the most benefit. Do you want to say that Thomson hasn't made money in recent years? Earned, and made a lot of money.

But all this money was used for dividends and fell into the pockets of those shareholders.

Now Thomson is not making money, but they are unwilling to use money to help Thomson tide over the difficulties, because after measurement, they feel that this is not cost-effective/worthwhile.

To put it bluntly, it is all interests. They feel that Thomson should be able to tide over the difficulties without taking money out.

While they contacted the Japan Company while waiting for Wind & Rain Electronics and others to take the initiative to find the door, more consumer electronics companies began to contact Thomson and planned to cooperate.

In this way, Thomson is more convinced that after leaving the Wind & Rain Electronics alliance, they can also develop well and can easily tide over difficulties. So when working with other colleagues, they also put forward many harsh conditions, because too many companies want to cooperate with us.However, the situation they had been looking forward to Wind & Rain Electronics and so on did not come back. They found that Wind & Rain Electronics had many new partners in Europe.

This is not only the contribution of Fu Guangzheng, but Kirilenko also helped some. Of course, Philips, as an important ally of Wind & Rain Electronics, has also made great contributions.

Thomson still thinks this is just a bluff, at least in North America, this area where consumer electronics are very popular, there is no one that can compete with Thomson.

And they have also understood that the main ones here are divided into the Japan camp, the South Korean camp, the European camp, etc. As for the North American camp? Well, North America’s own consumer electronics brands, apart from computers and mobile phones, are not ranked at all.

In their opinion, Wind & Rain Electronics can also cooperate with these influential companies. Will the brands of computers and mobile phones cooperate with Wind & Rain Electronics? Cooperating with a small company is not beneficial to Wind & Rain Electronics' expansion, but will be implicated by these small companies.

At this time, the economic situation in North America is not good. Too many companies have gone bankrupt. This kind of small company has worse anti-risk ability. Once it goes bankrupt, the sales payment will not be paid and Wind & Rain Electronics will also suffer huge losses.But they neglected a new sales channel, and it is very popular with youngster. The youngster is also the main buyer of consumer electronics.

Amazon, the world's largest internet/network mall, has a wide variety of online products, surpassing traditional hypermarkets. At this time, Amazon has 23 categories and more than one million products are sold online.

And Amazon has acquired a number of internet/network mall Corporations in Europe, South America, Asia, etc., and its business has become more diverse.

And at the end of last year, Amazon began to provide outsourcing logistics services for third-party sellers, which made them more popular with users, and many people also enjoyed this kind of homeless shopping experience.

Yibei, also a super e-commerce Corporation, is not owned by Feng Yu Corporation, but Kirilenko is a major shareholder and can also become one of the great sales channels.

There are also many e-commerce companies, these are Feng Yu's target sales channels. This kind of sales channel is also a sales channel that has not been paid much attention temporarily.

But this kind of sales channel has a big advantage, that is, it can save the important cost of store rent, and make the profit margin of the product become greater.

Then the product can reduce the price to attract consumers.In the Americas, Europe or Asia, e-commerce websites are undergoing vigorous development. Although many people are aware of the huge potential of this industry in the future, they are also sad to discover that they seem to be unable to find a breakthrough.

Because the pioneers of the industry have developed into giants, occupying the vast majority of users, leaving them too little room for development.

Unless they can find some new selling points to develop, the best result is to be acquired by these top e-commerce internet/network Corporations.

Amazon and others only started to sell books, and then began to gradually dabble in other industries. From books to toys, electronic products, software, to clothing and jewelry, beauty products, home gardening, sports and outdoor, office supplies and consumables, and even now it has developed into the sale of mechanical parts.

Many of these businesses were not built by Amazon itself, but some other e-commerce corporations built a prototype and were then acquired by Amazon.

With the help of Amazon's large customer base and good public praise, these businesses will gradually become larger. And Amazon's operating income, in this case, is growing rapidly.

Consumer electronics products are made by Amazon itself. Public praise in this area has become even better after being sold through Amazon's own brand of electronic paper books.Moreover, Feng Yu is quite certain that e-commerce will develop faster and faster in the future, which can be seen from Amazon's revenue growth in recent years.

In the past few years, it has grown at an annual growth rate of billions of dollars, but this year's growth in the first half of this year can be seen. This year, Amazon's operating income is estimated to reach one hundred and five one billion dollars!

But the net profit may be around one billion US dollars.

First of all, Amazon's internet/network retail focuses on low-price strategies, and their profits are much lower than supermarkets. And many of Amazon's investments are relatively advanced, such as logistics warehouses. They invested a few years earlier to build enough for expansion in the next ten years.

At that time, other board members/directors of the Corporation opposed it, but Feng Yu asked Ralph to support it. The benefits are clearly and easy to see. So far, Amazon has never worried about logistics warehouses.

Amazon's net cash inflow is huge, but its warehousing is also huge. This also allows any user who places an order to avoid being unable to buy the product because of no inventory.

But the reason why Amazon's profits are so low is because Bezos invests more profits in high-tech product development.

For example, cloud services, a business that many software companies around the world are involved in, Amazon is one of the best.Therefore, Amazon's technology investment in research and development costs is extremely high, even surpassing Google Corporation, Fruit Corporation and so on. This also allows Amazon to provide customers with the best service, and without relying on other Corporations, they can get all kinds of data they want and better capture customers.

So with e-commerce companies such as Amazon, Feng Yu doesn't care much about Thomson Corporation's retail channels. Some Feng Yu can develop on their own, some find partners, and some have e-commerce to make up for it.

The economic situation this year is so bad, Feng Yu also wants to increase the market share, product sales and sales of its consumer electronics brands!

Chapter 1725: Question

"Boss, Mr. Zong, and Mr. Liu all think that our electronic products are too slow to update. The foreign consumer electronics giant Company, their products are updated very fast, which makes us a little conservative." Wu Zhigang said.

Feng Yu smiled slightly: "Oh? What do they think?"

"Our Corporation's technical reserves are sufficient to upgrade many of our electronic products to another level, completely separate from other Company's products, and establish our position as the first group."

"Although we have a great reputation now, we are in the same position as other electronic giants, and they may be surpassed at any time."

"For example, our MP3, U disk, voice recorder and other small products, they think we should design some niche styles, show our unique and unmatched, and take the high-end route."

"As for notebooks, mobile phones and other products, what they mean is that we continue to accelerate the launch of new products. One new product a month is too slow. It should be a month for each series to have a new product launched.

"For example, our electronic paper books have not launched new products. Sony and other companies have launched new products, which have taken away a lot of our market."
"Gangzi, think about it, not all products are suitable for quick launch of new products. For example, mobile phones, let's say our Wind & Rain S3+ is a simple upgrade on S3, but it is very popular, right? Become synonymous with smart phones."

"And if we said that the fourth-generation product was launched, what would users think? This feature has not changed much, so why is it the fourth-generation product?"

"Each generation of our products must have revolutionary changes, or functional evolution, or configuration evolution, not simple upgrades. This will give consumers the feeling of being bright, and they cannot bear it. I want to buy it."

"Look at Sony’s PSvidCEO game(s) and our G-BOX. It will take a few years to launch a generation. Does anyone say this is behind? But when new products are launched, more than new consumers will appear. There will be some original consumers who will be updated."

"So when our products are launched, we should not only target those potential new consumers, but also maintain the original users so that they can continue to support our products."

"And if you think about it, why is the price reduction rate of many of our products so slow? Because we sold them very expensive before, right? Once you cut prices quickly, people who bought before will have a mentality of losing."
"We position ourselves as high-end products. You and consumers think so too, right? Since it is a high-end product, just like those luxury products, as long as the performance is out of date, there is no need to rush to launch new products. It will make consumers forget our products."

"You also said that Sony and other companies have launched new electronic paper books, but as I read the report, we still occupy more than half of the market. What is there to worry about?"

"Do you think they will seize our market? It is impossible for a company to completely monopolize the market. When Microsoft was so powerful at the beginning, it did not achieve this. Maybe they can grab a bit, but when our new product is launched, we will Not to mention taking back all the lost market share, it will also make consumers more loyal to our products and our brand through product performance comparisons."

"As for the introduction of some niche styles and those that take the high-end route, think for yourself, how high-end MP3 can be? AIWA represents the best MP3 in the world, although it is not owned by our Taihua Holding Group, but There is also an agreement with our technology license, right?"
"As for the USB flash drive, did we not launch the high-end one? Selling at a high price, the focus is on the security and encryption performance of our USB flash drive, not the appearance. I ask you, when you use a USB flash drive, as long as the appearance is not particularly ugly, Would you refuse to use it? But as long as the performance is poor and the appearance is beautiful, would you like to use it?"

"The same is true for voice recorders. These focus on performance, not design. Although I have always emphasized that our products must be attractive in appearance, but they cannot neglect the root and pursue the tip. Pursue beautiful and luxurious appearance."

This kind of niche-looking electronic products is certainly not a problem to make money, but it is best to create a sub-brand. And the design should be outstanding, but the most important thing is performance. flower but no fruit, then the brand is broken.

Feng Yu also knows that several new products of Sub Corporation have been suppressed by him. This made Zong Qingxian and Liu Chuanzhi both dissatisfied. This was obviously contrary to the company's previous development route. I am afraid that those two thought Feng Yu was too willful.

However, the new products that Feng Yu pressed down were a new smart phone, a new electronic paper book, a new super MP3, and a tablet computer that had been designed, but Feng Yu did not let it be produced.The Lenovo Group finally completed the design of the tablet computer. In order to develop the product Feng Yu requested, they spent a huge amount of research and development expenses, not to mention, it also slowed down the research and development speed of other products of the Lenovo Group.

But this is nothing. After the research and development, Liu Chuanzhi and others looked at it and thought this product was not bad and it had a selling point. Even though the performance is a little worse than that of ordinary computers, it will not sell bad with the brand of Lenovo Group.

At least they are sure to pay back.

But now Feng Yu is holding back production, which is not quite right. Investing so much, but don't want to earn it back, how can this work?

Feng Yu is the richest man in the world, not bad for money, not only is the Company damaged, but the product developers are also not satisfied. Products cannot make money, where do their bonuses come from? Isn't there a saying for such a long time of hard work?

Take a look at the staff who develop other products, and how much bonus they have received. What about us, after spending so much money, many colleagues said it was a waste. Not only did we not get the bonus that we should get after hard work, we didn't even give the chance to prove our success in research and development?

Those developers, can there be no complaints? Liu Chuanzhi must pay attention to these complaints. Moreover, Liu Chuanzhi is under great pressure. After all, Taihua Holding Group is not the controlling party of the Lenovo Group, but a shareholder.The Lenovo Group not only has state-owned assets, but also shares of their employees, which also represents the interests of everyone.

Another Lenovo Group is a listed company. On this report, the R&D cost is so high, the profit will become very low. After the announcement, the stock price will definitely be affected, which is hurting the interests of all shareholders.

Liu Chuanzhi They guessed that Feng Yu must have his ideas if he requested such a request, but they always have to explain to everyone.

Feng Yu thought for a while and then said to Wu Zhigang: "The notice goes on, the Taihua Holding Group will hold a temporary Board of Directors tomorrow. It's time to tell you some things." (.)

Chapter 1726: 3G Network

Today Feng Yu suddenly called everyone to open the Board of Directors, which surprised many people. Normally, Feng Yu doesn't want to come to the Board of Directors. It would be nice to come once in a quarter. There must be something wrong this time.

Zong Qingxian and Liu Chuanzhi also decided to take advantage of this opportunity to have a good talk with Feng Yu. Some projects cannot be suspended.

Chapter 1727: IPHONE Price Cut

Everyone understands Feng Yu's plan, which is to let other companies go the wrong way.

In this way, the product development of other companies will fall behind by a large amount again, and a lot of research and development expenses will be wasted. In this way, Wind & Rain Electronics and others can lead by half a step, or even lead by a position, so that other companies can only follow their footsteps.

In this way, it can also achieve the goal of pulling the grade that other board members/directors expect, and it will be easier.

No wonder Chief Feng told them that in product design, wireless internet/network technology must be the top priority. The original purpose is here.

For Feng Yu's explanation, no one else has any comments. They can also see the huge benefits of doing so.

Although Feng Yu said that there was no need to report on any work, others still picked up the key things and said something. Feng Yu just listened and gave those people affirmation on their work, or gave a little advice.

For example, the software house of Lenovo Kingsoft is based on the software developed by Lenovo-Silver Mountain Corporation as the core, combined with software developed by a number of software Corporations, to establish such an internet/network service base that provides software downloads. .Of course, some of the software in it is charged, and some are free. But most of them are based on operating systems developed by Lenovo-Silver Mountain Corporation, but there are also software based on other operating systems.

The profit that software can create is higher than that of hardware. Because the cost of software is lower, R&D costs may not be the same as hardware, but what about production costs?

To put it bluntly, software is just a line of code, but hardware requires too much material, manpower, material resources, etc. Once the hardware Failed, the cost is much more than the software.

For a software company, five hundred core engineers are enough. For example, Fruit Corporation, that's it. However, a hardware company has an extremely large number of employees, and the factory alone has tens of thousands, or even more than 100,000.

This is why IBM has shifted its focus from hardware to software, and profits have not fallen but increased. At that time, they were the Boss of the hardware industry.

Software downloads for a fee, this is not an innovation, but Lenovo Kingsoft merged some small websites together, designed and developed the products of the Corporation for small software, and sold them on their platform, thus making the platform famous Surge.

Many people say that mainstream software products can be found on this platform. Some relatively niche software can still be found on this platform.Some people even say that if you want to find a software with any function, then just come to this platform to search, it is more convenient than going to the store in the electronic city, and the price is similar.

To say that there are also disadvantages, that is, after you download and install, once the system is reinstalled, then the software may have to be repurchased. After all, the activation code for the software download and installation can only be used once. In Electronic City, there are cracked versions of CDs that can be installed repeatedly.

In the Electronic City, after the constant crackdown on piracy, this product is not easy to buy, but it is not absolutely impossible to buy. But not only in China, this kind of piracy exists all over the world, even in the United States and Japan, which are known for their excellent copyright protection.

This software download base, relying on the brand of Lenovo Kingsoft and public praise, is currently operating well, and has signed cooperation agreements with many domestic and foreign software corporations. The cost of downloading, software development Corporation, but to be shared with the platform.

Feng Yu is very optimistic about this software park, whether it is Microsoft or Fruit Corporation, don't they have such products. As for the software sales of the previous generation/life Fruit Corporation, this download base is also one's contributions cannot go unnoticed, which brings a lot of profits to the Fruit Corporation every year.Moreover, many products can selectively install functional software according to the user's own needs, thereby avoiding a large number of software that users do not need to occupy memory in the product.

This model has certain advantages in the sales of mobile phones, computers and other products, and it can also increase the sales of software. It also has a certain promotion effect on the Company's brand. It serves multiple purposes.

When Lenovo Kingsoft wanted to do this, Feng Yu was the first to agree. Lack of money? It doesn't matter, shareholders take money out to inject capital.

When the first capital injection was spent, and there was still a shortage of money, then even a loan or a stock issuance to raise funds would do. Anyway, this must be bigger and stronger.

This is just like the AI3 download website. MP3 players make money, but music downloads can also make a lot of money, and the combination of the two makes the effect better.

This time the temporary Board of Directors ended, and Feng Yu spent a few more days leisurely. There was another news from Ralph that the Fruit Corporation also got a software download website, and the investment was not low.

All software is either a system based on Fruit Corporation or an application software developed by Fruit Corporation based on other systems. The model is very similar to the software park of Lenovo Kingsoft, and it can even be said to be exactly the same.However, this website is not as popular as previous generation/life, because the software park of Lenovo-Silver Mountain Corporation is already in front of it. But this business can also bring a lot of attention to the Fruit Corporation, and it will definitely bring a lot of profits in the future.

At the same time, this business also brought a problem, that is, the construction of this website, the investment is very huge. internet/network Corporation burns money, as everyone knows.

Fruit Corporation was originally due to the poor economic situation this year, and its profits fell. As a result, the performance of the new product IPHOOUCH cannot be said to be average, but rather poor.

This has caused problems with the cash flow of Fruit Corporation. Fortunately, they have not many employees, but they also urgently need cash to alleviate the financial difficulties.

So Fruit Corporation decided to deal with the stock first. Among them, the largest inventory is the two new products of IPHOOUCH.

How to deal with it, there is only one way to reduce prices.

This is a no-brainer method, and the price cuts of both products have reached 40%, which is considered a guaranteed sales. It can be seen how profitable their products were before.

As soon as this decision was announced, the consumers who had purchased the new product really stopped doing it. We only bought it for less than two months, so you cut the price by 40%?Fruit Corporation had to conduct crisis public relations. They promised to previous users that they would give a one-hundred dollar discount on software downloads, which means spending on the Fruit Corporation’s software download website can wipe out the one-hundred dollar bill.

It seems to give consumers a discount, but it is actually a promotion for their software download website. This approach was unceremoniously exposed by Ralph.

Other corporations also took the opportunity to step on their feet and began to denounce Fruit Corporation's practices, accusing them of fooling consumers.

Fruit Corporation was caught in a storm of public opinion.

Chapter 1728: Condition Changed

After the software park of Lenovo Kingsoft went live, I contacted most of the software Corporations in the world, hoping that the software developed by the other party would be sold on their platform, which means to increase the variety and quantity of products.

This platform is not only available in Chinese, English, Russian, German, French, Japanese, etc., were launched on the same day, and many other language versions were also launched subsequently.

I dare not say that it covers all the languages in the world, but most of the language versions are still included. It's just that some websites are larger and some are smaller. With such a large platform investment, the demand for products is also huge.

In addition to companies such as Microsoft and IBM, Japan's soft business is also a member that cannot be ignored. Although they don't have the support of a top-notch software company, they have the most extensive investment in the IT industry, and they have the most controlling or equity software companies. This is a force that no one can ignore.

Lenovo Kingsoft has contacted SoftBank and hopes that everyone can cooperate. Lenovo-Silver Mountain Corporation provides a platform, which is also very beneficial to the sales of software developed by the subsidiary Corporation of SoftBank.

However, SoftBank did not directly agree. Speaking of it, their relationship with Lenovo Kingsoft is very ordinary, and their relationship with Feng Yu is even worse.Although there are no eternal enemies in the business field, only eternal interests, their shareholders have tempers. And this kind of software sales platform is not only owned by Lenovo-Silver Mountain Corporation. There are many other platforms of this kind, but Lenovo-Silver Mountain Corporation is the biggest one.

But if it is so big, their investment must be very high. Therefore, the share required by the Lenovo Kingsoft platform is relatively high, which makes SoftBank very dissatisfied.

We are the software developers, so why do you only provide one platform and divide so many?

Moreover, SoftBank also has its own software sales platform, but it is not that big. Originally they wanted to build a particularly large platform, but this year's economic situation suddenly deteriorated and they did not dare to invest too much money.

At this time, Fruit Corporation has also developed its own software sales platform, and hopes to cooperate with SoftBank. Soft Bank believes that it can sell only for a good price.

In particular, they believe that the Lenovo Kingsoft platform has made such a big one. If the types and quantities of software available for sale are not many, then Lenovo-Silver Mountain Corporation must have suffered a lot of losses.

The best result is that the software of SoftBank's subsidiary Corporation can be sold on all these related platforms, which allows their products to have the widest sales channels.At the same time, they have to stipulate the selling price and various relevant preferential conditions, and the proportion of the share is also higher.

Chapter 1729: Embrace

Five to five? How can it be divided into five to five!

Kameido Masao began to tell him that he had rejected the three to seven splits. Normally, the conditions should be lowered. At the latest, they should be changed to two to eight splits. Or maybe two and five is better than seven and five, but why is it divided into five and five? !

Don’t Lenovo Kingsoft know that Fruit Corporation and others are already planning to cooperate with them?

He looked at the fax, and the conditions stated above clearly stated that the software park of Lenovo Kingsoft requires exclusive sales rights for paid downloads. Since it has changed from the only one to the one, the conditions have naturally decreased a lot.

Sun Zhengyi squinted his eyes, he understood what the other party's confidence was. Without these products, the revenue of Lenovo Kingsoft's software park will decline, but if SoftBank lacks a huge sales platform, revenue will also drop a lot.

And there must be many other software Corporations on this platform, and there must be products with similar functions to their software. In this way, it will also affect their software sales.

For example, if you want to download a P-picture software, there are hundreds of similar ones, then the first one will definitely attract users more, because many users habitually choose to download the first one.Or you don’t need to perform a conditional filter search, there will definitely be some recommendations on the homepage of the software park. The second-level pages also have many recommendations, which have a great impact on software sales.

So the platform has another function, which is to screen recommendations.

Sun Zhengyi originally thought that even if the conditions for the allocation remain unchanged, the other party should agree to give them a better recommendation for the software developed by its subsidiary Corporation, at least second only to the software of the subsidiary Corporation under the name of Feng Yu, right?

However, the other party seemed to have no intention of discussing this matter with him at all, and directly lowered the conditions of cooperation. At this time, the soft line was a little bit weak.

Promise, the conditions have been reduced, which is obviously a disadvantage. Don't agree, it seems to suffer even more.

At this time, Sun Zhengyi regretted a bit. Why did he say so badly in the first place? Why didn't he talk to Kameido Masao.

If you had a good talk at the beginning, maybe things wouldn't be like this. The current soft line, if you ride a tiger, it's hard to get off. This matter seems to need Board of Directors to discuss again.

The other board members/directors of the soft line heard that Lenovo Kingsoft was so arrogant and bully intolerably.

Some board members/directors believe that one should stick to a nineteen-nine share, and a little less will not work. Some board members/directors believe that they should be required to buy shares in their software parks, so that it is in the best interest of SoftBank.Everyone is talking about how to get the most benefits.

Sun Zhengyi looked at these board members/directors with a bitter mouth. Do these people understand who the negotiation object is?

Not to mention that Lenovo Kingsoft can challenge Microsoft on the PC operating system. Just say that this is a company invested by Feng Yu. Do you think it can be a good share?

Who doesn't know, Feng Yu is notoriously good at making money, unless you can bring him more benefits, he will be able to give you a little share.

Otherwise, there is no shortage of funds, technology, and sales channels for the company's development. Why should you buy shares?

Sun Zhengyi knocked on the table and interrupted the discussion of these people: "Be quiet, everyone. What you said is indeed in the interests of our soft industry, but have you ever wondered whether this is in the interests of Lenovo Kingsoft? "

Cooperation must conform to the interests of both parties. One party has a greater interest and one party has a lesser interest, depending on the importance of both parties' contributions.

I have never heard of the fact that one party has the advantage and the other party absolutely suffers. What is cooperation?

The board members/directors of SoftBank were stunned, and they realized that they only thought about themselves. The cooperation with Fruit Corporation, etc. is good, making them think that the status of soft bank is supreme.But in the final analysis, the soft bank can only be regarded as the second-tier ITCompany, large in scale, but relatively scattered, unable to effectively integrate resources, and lack the core competitiveness.

And they just remembered that Feng Yu, the richest man in the world, was said to be very cautious. He turned around and sold all the shares of Microsoft, and then caused the internet/network bubble, which caused Microsoft's stock price to plummet. Forty percent!

Microsoft's stock price fell by 40%, that is, the market value of more than 200 billion US dollars has evaporated, and those shareholders should have suffered so much.

Also after that, wasn't Bill Gates pulled from the throne of the world's richest man? After Feng Yu sat on, he never moved.

I heard that Wind & Rain Holding Company Group planned to acquire some businesses of General Motors in the United States some time ago, and it turned out that Wind & Rain Holding Company Group has money and daylight robbery.

But when I turned around, Wind & Rain Holding Company started a deal with Ford Car. General Motors was miserable and its stock price plummeted. I heard that it is now relying on high-interest lending.

Anyway, they knew that the Company, who was against Feng Yu in everything, would eventually be scammed, and it would be miserable."President, what do you say? A split of fifty to five is absolutely unacceptable. The software that we have worked so hard to develop, why should they be divided into half as a sales platform?" said a board member/director.

"Yes, on February 8th, you can still consider it. Besides, why should we give them exclusive sales rights? Although their sales platform speaks a lot, who knows the effect?" Another board member/director echoed. .

"Yes, even if we promised a 50-50 split, what would the shareholders of the following subsidiary Corporation think? How do we explain it to those shareholders?"

All board members/directors oppose the 50-50 split, but they are not opposed to cooperating with Lenovo Kingsoft. Those who oppose it before seem to have never said it.

"Two to eight splits? Who is sure to talk about it? Now if we insist on three to seven splits, we might still succeed." Sun Zhengyi sighed.

If we were talking directly about the 28% share instead of 19%, perhaps the contract has already been signed.

"President, the reason why our own platform is not big enough is because we don't have matching best-selling electronic products, right? Although we don't have one, do other companies in Japan have it?" said the president of Yahoo Japan.

Sun Zhengyi's eyes lit up: "What do you mean, please elaborate."
"We have our own software platform. If we grow bigger, it may be weaker than Lenovo Kingsoft or even Fruit Corporation in terms of attracting users, because we do not have electronic products that can take action, that is, those who use these software. product."

"But Japan's consumer electronics industry is among the top in the world. There are so many large corporations that are world-class. Why don't we cooperate with them?"

Cooperate with Sony and other Corporations? Sun Zhengyi pondered for a long time, as if it was a way, other regions may not win, but in Japan, they have a big advantage!

So, group with those electronic companies?

Chapter 1730: Suddenly?

After contacting Sony and waiting for Company, the software bank was waiting for news. They believe that this condition, Sony and other companies will never refuse.

In fact, Sony and other companies are indeed seriously considering this proposal. Although they are electronic consumer products companies, they do not really stop making software.

Moreover, their cooperation with SoftBank is not mainly about developing software sales, but allowing SoftBank's subsidiary Corporation to develop suitable application software for their electronic products, and the two sides promote each other.

Norio Oga and other Japanese electronics giants sat together to discuss how to proceed. Although they have always been competitors, they have always maintained a cooperative relationship.

Just like Songxia is the Boss of the flat-panel TV industry, especially in plasma technology, it is absolutely No. 1 and No. 1 in market share. But haven't they pulled Sony into the camp to suppress other brands?

And they also cooperate more in digital cameras, digital video cameras, etc., even in digital storage.

Everyone manages with their own brands, maintains healthy competition with each other, and also has their own core technologies. However, for some less important technologies, the two parties can cooperate to develop them, which can save a lot of research and development costs. The world's leading.Other electronics giants have also started the manufacture of digital cameras and plasma TVs, but at present, there is no technology that can match Sony and Songxia?

"Everyone, I believe Sun Zhengyi has contacted everyone. What do you think about this matter?" Oga Norio asked.

The president of Songxia looked unhappy. Why did you speak first, making it as if you were hosting this meeting. Is your Sony better than our Songxia?

"What is your Sony opinion?" Songxia's president asked rhetorically.

"I think this cooperation is okay, but we Sony will not take money to buy shares." Oga said lightly.

Don't take money to buy shares? Isn't that missing a lot of voice? Norio Oga's brain is not burnt out, right? Is he so relieved to give power to others?

Other electronics giants in Japan all looked at Norio Oga in surprise. In the previous cooperation, Sony was very active in acquiring shares, and even wanted to become a major shareholder. Why did they take the initiative to give up their shares this time?

Seeing everyone’s puzzled expression, Oga Norio explained: “If the software company wants to download the website for a fee for this software, then it must understand his competitors. There are similar websites in the United States and Europe, so I won’t say anything. What pays more attention to is the website of Lenovo Kingsoft."Others are puzzled. Although Lenovo-Silver Mountain Corporation has risen rapidly in recent years, it is currently ranked third in the software industry, right? It's surpassed in Europe, but it's still a bit worse than Microsoft and IBM, right?

You don't pay attention to Europe and the United States, but you value China? Isn't this invert root and branch?

The president of Songxia suddenly smiled: "Oga Norio, I think you were frightened by Feng Yu, right?"

Others know it, yes, Norio Oga, or Sony, has suffered from Feng Yu. Not to mention the AIWA of the year. Later, many of Sony's products have similar functions to Wind & Rain Brand's products, and the market share of many products is not as good as Wind & Rain Brand's.

In terms of entertainment, Sony can be said to be the best among their electronics giants, and it is also top in Asia. However, Feng Yu master stroke tens of billions of dollars, acquired MGM, acquired Lucas, acquired Marvel, and then spent a lot of money and signed several big directors.

Even the actors, they have given contracts to multiple movies, and the investment of one movie is higher than that of one movie. Sony’s business side wanted to attack other people’s "Iron Man" this year. So many film companies joined forces to discredit Iron Man. As a result, they built an internet/network movie theater.In the end, the box office not only exceeded 600 million, but it has not yet been released. The final box office is said to be expected to exceed 700 million US dollars.

Those film corporations can only negotiate with others, but they can't ask them to stop the internet/network broadcast. Needless to say, the final result must be mutual compromise.

Other film companies will certainly adopt this internet/network broadcast model to increase revenue in the future.

Sony acquired IBM's PC business, and as a result, the Boss in the PC market is still the Lenovo Group. It can be said that Sony Corporation is in the hands of Feng Yu, and it seems that it has not taken advantage of it once.

This time I saw it was against Feng Yu's Corporation again, so Sony would be scared?

Other electronics giants also looked at Norio Oga contemptuously. As the president of Japan and even the world's electronics giant Company, he was so unwilling to fight. It seems that Sony's development momentum has slowed down in the past two years. Counseling to become the president can't get away from the relationship.

Norio Oga saw the expressions of these people, and he looked as usual. It is precisely because their Sony and Feng Yu's Company are competitors, or even enemies, that they know more about Feng Yu's Company.

What do these people think about Songxia, Dahe Norixiong be very clear about sth. Isn’t it that Wind & Rain Brand has not launched any new products in the past six months or so?

Do they really think that there is no new technology in Wind & Rain Brand?Some people even say that Wind & Rain has recently invested mainly in car, retail and finance, and has paid little attention to other businesses. But no one will give up Wind & Rain Brand, a world-leading electronics and electrical appliance brand, right?

And even if Wind & Rain Brand did not launch new products during this time, their original old models are still selling well. The higher the output of the product, the lower the average cost. This is a simple truth.

Therefore, the profit of Wind & Rain Brand has never declined. How can they not have the money to invest in the research and development of new products?

In Oga Norio's view, Wind & Rain Brand is definitely building up strength and preparing to launch some brand new technologies, thus leaving other competitors behind in one fell swoop.

This strategy is not unused by Sony. And these issues are obviously not considered by others.

After the president of Songxia said this, the president of Xianfeng Corporation showed a disdainful smile. Other representatives of the Japanese electronics giants were naturally not polite.

Norio Oga looked at the president of Xianfeng Corporation, and the inner heart was even more disdainful. At the beginning, you continued to stick to the LD big video alone, but as a result, you couldn't hold it this year, so you announced the suspension of production, right?The last batch of orders is completed, you guys are not planning to do it, right? What I said at the time was that I asked you to focus on high-definition DVDs, but you didn’t listen to it. This made our technology improve, and it didn’t achieve theoretical results at all. A large amount of profit was lost to Wind & Rain Appliances. Wait until it's gone.

The LD format is basically a backward format and is destined to be eliminated. What do you insist on?

There are other company representatives who are laughing at our Sony. In Oga Norio's view, these are similar to Xianfeng Corporation. The final result will prove who is stupid ×!

Chapter 1731: Plasma Failure

In fact, for the loose alliance of Japan Electronics Company, Sony has already planned to temporarily suspend cooperation in some businesses. For example, when they wanted to enter the plasma TV field, they suddenly felt that the gains do not make up for the losses.

For the plasma technology, they neglected the improvement of liquid crystal technology, so that Sony, which was originally in the first echelon of liquid crystal technology, slowly fell to the second echelon.

Although Sony has successfully made it into the first echelon in terms of plasma technology, looking at the profit of the industry, you know that they are actually losing money.

Plasma TVs have always been more expensive than LCD TVs.

When plasma TVs were just emerging, or flat-panel TVs were just emerging, plasma production costs were slightly lower, it seemed more competitive, and the technology was better, and profits were higher.

But as a result, the market share of LCD TVs has been rising, while the market share of plasma TVs has been declining.

They are all flat-screen TVs, but LCD TVs are much cheaper than plasma TVs. Many people buy it home, and there is not much difference at all.

Plasma TVs cost more than two thousand dollars, which is enough for a person to use an LCD TV with a complete set of good home theaters.

In other words, plasma TVs naturally become a luxury in TV.Originally, this is nothing, focusing on high-end consumer products is also a good choice, and is it more profitable.

However, the technology of LCD continues to improve. With the efforts of other electronic companies and under the leadership of Wind & Rain Electronics, many technologies are no longer inferior to LCD TVs.

Although there are some shortcomings, they are not big and do not affect the TV viewing experience. Moreover, the cost of LCD TVs is gradually decreasing, and profits continue to increase.

Their research and development costs on the plasma side are higher, because there are fewer companies in the camp, so how much is shared. As a result, the actual profits of their plasma TVs are also declining, and the speed of technological improvement is still far behind that of LCD.

For example, if the TV is made smaller, this plasma is very difficult. Now the production is still more than forty-two inches. Small ones can be produced, but the cost is higher and the profit is lower. Then they would like to do it.

LCD TVs can be produced from dozens of inches to tens of inches. Of course, the mainstream ones are also between 20 and 40 inches. The smallest ones are generally used for monitors. No matter how big they are, there are some. It's because the business premises are used as large screens, which are not used by ordinary families.

The application range of LCD panels is wider, and more companies are involved. On average, R&D costs are very low.For example, some new technologies developed by others, although they cannot be used directly because of patent protection, etc., it is not impossible to disassemble and imitate them. A little change, isn't it a new technology?

You can even buy or exchange patent licenses directly to shorten the technology development time. These are all good ways.

But plasma, they Songxia-Sony is the first camp, the technology of other camps is far inferior to them. In order to maintain their technological advantages, these companies have invested relatively large amounts of money, resulting in lower and lower profits.

Fortunately, Songxia was the dominant player in the plasma TV industry at the beginning, and the brand was more well-known. Many people buy plasma TVs and the most recognized is Songxia.

But Sony can’t do it. They joined this camp later, and Sony’s brand alone cannot make their plasma TV sales grow much. And the public technology research and development expenses, they are still flat. Some core technologies, Songxia is still slightly ahead of them.

This has caused the overall sales of the plasma TV industry to decline, and Songxia’s profits are reduced, but there is still a lot to make. But Sony and other Company, the profit is very meager.

At this time, Sony is a little bit if you ride a tiger, it's hard to get off. Just quit, the previous investment will be lost. Finally entered the first gear, even if it fell to the second gear, it is Failed.But if you don't withdraw, you won't make much money. Seeing other companies making more and more money on the LCD side, can they not be jealous?

Sony still can't give up LCD. After all, their PC monitors, or the screens of vidCEO game(s), mobile phones, etc. all need LCD technology. In this regard, they have fallen behind.

In other words, Sony is the same as Four Star Group and so on, taking two paths. It's just that the focus of the two parties is different. The Four Star Group pays more attention to LCD, and they pay more attention to plasma.

The advantage of two roads in parallel is that no matter which road can go further, they will not absolutely fall behind. But the shortcomings are also obvious, that is, the company's center of gravity will be dispersed, and it will have to invest twice the cost of R&D and operation.

Sony suddenly regretted it at this time. They knew that they shouldn't join the plasma camp. They made a year or two of money at first, but they were in a backward stage in the development of LCD technology. They were in the LCD camp. , Is also the first echelon!

At this time, Sony has already analyzed internally that plasma will be hit hard this year. Although it will not withdraw from the competition, sales and other things must be completely suppressed by LCD flat-panel TVs.

So why did they join the plasma camp in the first place? arduous and thankless task?As for the US subprime mortgage crisis, seeing that it has spread to the world, Japan has naturally been severely affected. Sony hasn't invested much in subprime bonds, but like Thomson Corporation, they also have their own credit corporation and a credit corporation for electronic and electrical products.

Ordinary electronic appliances naturally do not need to be paid in installments, but for large items such as PSvidCEO game(s), laptops, digital cameras or plasma TVs, installments are more common.

At this time, affected by the subprime mortgage crisis, their credit default rate has also increased. Although it won't make them lose big, but they did suffer some losses.

The most hateful thing is that the plasma TV has the highest default rate!

Norio Oga felt particularly depressed when he saw these. Plasma was about to become the second biggest pain in his mind. The first pain is naturally the sale of AIWA.

Now Sony’s Board of Directors has started arguing about Plasma. Some people support him, believing that his original choice was correct and Plasma has not been defeated. It is only affected by the subprime mortgage crisis, otherwise it should still be profitable.

Some people directly said that his original choice was wrong, causing Sony to take a detour. The LCD was behind, and the plasma was not able to surpass Songxia.Now that Corporation's profits are seriously declining, it is his Oga Norio's fault that he should be held responsible for it.

When he made so much money for the Corporation, why didn't those board members/directors say to reward him? Moreover, this decision was discussed by the Board of Directors, so why did he carry this scapegoat?

He Hehe Norio, he will not lose. He has to lead Sony to defeat Wind & Rain Brand, defeat AIWA, and defeat Feng Yu!

Chapter 1732: Open A Shipyard? (For Subscription)

Feng Yu didn't know that Sony and they were studying the alliance, but Kameido Masao sent back news that Sun Zhengyi rejected their conditions and insisted on a nineteen share, so this cooperation is considered to be broken.

However, Feng Yu doesn't care about this. Although there are many software companies under the SoftBank Group, nothing is irreplaceable. Even Microsoft products can be replaced, not to mention some less important software.

At the same time, Kameido Masao told Feng Yu an important news. Since the Wind & Rain Holding Company group released the news that it intends to invest in shipyards, many shipbuilding companies have contacted Wind & Rain Holding Company, hoping that Wind & Rain Holding Company Can buy shares.

These include large shipyards such as cruise ships, and shipyards that manufacture small yachts, but without exception, they all only hope that the Wind & Rain Holding Company Group’s equity participation, and even the proportion of equity participation, is best not high, and none of them are willing. Give more than one-third of the equity.

If it is less than one-third, Feng Yu will never consider it. Feng Yu originally wanted to have an absolute holding or even a sole proprietorship. Since it is not possible, it is fine if the equity exceeds 50%, right?

If you have more than two-thirds of the equity of a company, it is the absolute controlling party, and you can directly make decisions on the operation regardless of the opinions of other shareholders.Although those shipbuilding companies no longer have absolute controlling shareholders after selling part of their shares to Feng Yu, there are still hidden dangers that Feng Yu cannot help but prevent.

One-third of Feng Yu is not satisfied, let alone less. If the profit in the financial market is recovered next year, will he be short of money?

Moreover, as China's economy is getting better and better, coastal development is getting faster and faster, especially the coastal tourism industry, which is very developed. Many inland people like to go to the seaside to play or even settle.

Some coastal cities have slogans sea-view rooms. Many cities, even relying on so-called sea-view rooms, can drive huge GDP growth every year.

With more and more wealthy people in mainland, it is not very strange to raise a yacht like in movies and TV. The yacht industry in China is on the rise.

In fact, the yacht industry around the world has developed very well in recent years, because the global economy has been very good in recent years. The yacht manufacturing Corporation in Europe and the United States has received soft orders one by one.

However, due to the economic downturn caused by the subprime mortgage crisis, many yacht orders this year have already turned yellow, and next year will be even worse.

This has caused many yacht Corporation's profits to plummet, while labor costs and other costs continue to increase, causing these yacht Corporation's profits to seriously decline.Feng Yu originally planned to acquire a large shipbuilding company, and then one or two small yacht brands, which would be enough.

But after Feng Yu arranged it, he learned that the world's top large shipbuilding Company was almost all in Asia, and Europe and the United States were not ranked at all.

You said that Europe and the United States are so powerful, why the shipbuilding industry is weak?

First of all, Russia, the United States and other high-tech military equipment have already been completed, leading China a lot. They mainly do technical research and development, but not mass production. The old styles before are enough to ensure that they are leading the world.

Secondly, Japan, South Korea and China are all vigorously developing ocean-going business, and the demand for cruise ships is growing faster, and here are also shipyards that combine military and civilian.

Among the top ten shipyards in the world, there are four in Japan, three in South Korea, two in China, one in the United States, and none in Europe. If you count the top 20, then there are several companies in Southeast Asia, India, etc., so Asia or the Pacific Rim is the most developed area for large shipbuilding companies in the world.

However, many small shipyards in the United States have very good profitability. They have launched one or two best-selling ship types, just like strategic products, enough to ensure that they have good profits.Especially in terms of small boats, such as yachts, Europe and the United States are fully ahead of Asia. Japan, South Korea, and China are not ranked, but there is one in Nanyang that can still be ranked.

Therefore, the plan to acquire a large shipyard was suspended by Feng Yu and changed to the acquisition of a small yacht manufacturing company. These European and American sides are fully ahead.

After the acquisition, two shipyards will be opened on China's side, and the market on this side can be opened up, so there should be no loss.

Ralph and others have done a market assessment, and they also believe that the probability of losing money is less than 1%, the probability of making money is more than 80%, and there is a certain possibility of capital preservation.

If so, why not do it?

As for the acquisition of shares in the port, this is still relatively difficult. Now that global trade is very developed, ports are the hens that will lay golden eggs, but few people are willing to sell them unless their Company industry is in financial difficulties.

Feng Yu is very calm about this. There is no trouble this year. What about next year?

The global economic situation will deteriorate sharply next year, and many small shipyards of previous generation/life will experience substantial losses next year.

Many port shareholders are also shareholders of shipyards. If they do not sell this year, they might not sell it next year.Moreover, shipyards are different from car companies. What Feng Yu needs most is the other's brand and technology, and then builds a factory in China. So Feng Yu doesn't care about those shipyards losing money or even shutting down factories.

As long as the technology is okay, the brand is not worth buying.

Feng Yu told Kameido Masao that he was not in a hurry and talked about it slowly. Because he plans to really start spending money on acquisitions at the end of next year.

Now that Feng Yu gave such orders, Kameido Masao knew how to choose. Just like negotiations with General Motors, procrastination, the longer the delay, the less money will be spent. If the other party is willing to sell the technology now, then you can talk about it.

Feng Yu started to communicate with him and made some preparations in advance. In this way, when the negotiation is completed, the shipyard can be built as soon as possible, and even the framework of the shipyard can be built first.

Chapter 1733: Is God Predicting Again?

No matter what the real reason is, China has indeed imported more and more yachts in recent years. China itself is not without yachts, but the brand is not good, and the product design is really bad.

If you can buy foreign advanced technology and design solutions, it will also have great benefits for improving China's yacht industry.

Import substitution itself is one of the paths China is trying to take at this time.

Feng Yu wants to open a shipyard. Committee Member Bao agrees. Not only can it replace imported products, but it can also open one or two shipyards to stimulate the local economy. This is definitely a good thing.

After the new year, Commissioner Bao should also retire. He is also very willing to do a little more before retirement.

In fact, this year, Committee Member Bao also took charge of several major issues, such as state-owned investment in gold, when it was reported to the National Court, Committee Member Bao was responsible.

The state-owned assets increased the amount of crude oil reserves, and even paid for this in advance, which he personally operated. At the beginning of the year, it seemed that I was a bit disadvantaged.

But now, the price of crude oil has risen by nearly two-thirds, from more than fifty dollars to more than ninety dollars. The contract signed in advance to pay for the goods is priceless.At that time, Feng Yu said that crude oil would rise very sharply, exceeding $80. They organized a discussion with experts, and no one believed it.

If it weren't for Zhang Ruiqiang's strong support, I am afraid that he would not have signed a contract that seemed so disadvantaged at the time.

Zhang Ruiqiang trusts Feng Yu very much and agrees with Feng Yu's analysis results. On the other hand, he looked at Feng Yu's advice that state-owned assets have made a lot of investment in gold, and the money earned at the time seemed to be enough to make up for the losses caused by the unchanged or falling crude oil prices.

Therefore, Committee Member Bao also supported this decision, and finally received the approval of the leadership from above, which was successfully implemented.

Regarding Feng Yu's predictions, Committee Member Bao is now convinced.

Feng Yu said that the price of gold may continue to rise after a slight drop. In fact, it is now.

Feng Yu said that the price of crude oil will rise amidst fluctuations, and the country should reserve a large amount to avoid economic pressure caused by the country's surge in crude oil demand.

The country has stored it, and the price of crude oil has risen sharply.

Feng Yu also said that at the time Buffett invested in China Petroleum, it will definitely sell off in the middle of the year this year. Now the facts are true. Buffett has almost sold out China Petroleum stock. It is reported that it can make a profit of about three One billion US dollars, which is six times the profit!The price of China Petroleum stock, which was less than two Hong Kong dollars, has now exceeded 15 Hong Kong dollars. If it weren't for Buffett's sell-off, I am afraid it would have exceeded 18 Hong Kong dollars.

Feng Yu also said that the US dollar will depreciate this year and RMB may be forced to appreciate.

As a result, the dollar really depreciated. Fortunately, they exchanged a lot of foreign exchange reserves for euros, so that they avoided a lot of losses.

One trillion US dollars of foreign exchange, if the US dollar depreciates by 5%, then the purchasing power is equivalent to the previous 950 billion US dollars, and the direct wealth of 50 billion US dollars is evaporated, which is equivalent to a very large multinational listing. The market value of Corporation.

There are also some shortcomings of real estate as a pillar industry. At that time, many people in the State Council were very disdainful. As a pillar industry, real estate is a successful experience in many countries.

Of course, the real estate market in many countries also collapsed, causing considerable losses. Even China has some cities with real estate as its pillar industry, which also caused the real estate crash.

But with careful regulation from above, will those things happen?

Feng Yu also said at that time that the real estate in the United States would collapse again, just like in the late 1990s. At that time, many experts scorned it.That is the United States, the country with the best economy in the world. How long has it been since their real estate market collapsed? Don't they know how to learn a lesson?

And the subsequent collapse of the Asian real estate market is not another warning. How could the US real estate market crash again?

But the reality is that the real estate market in the United States suffered a cold at the beginning of this year and then plummeted again.

Had it not been for Feng Yu to tell them in advance that they had dumped those related bonds and stocks, I am afraid they would be locked up now, so how much money would they have to lose?

It can be said that every prediction made by Feng Yu is extremely accurate.

Of course, Member Bao later learned that Feng Yu actually had a powerful influence in the financial market.

The fall of the US dollar and the rise of crude oil have a certain relationship with Feng Yu. Even the rise in the price of gold has something to do with Feng Yu.

It's just that Committee Member Bao doesn't know that Feng Yu is not only doing this. The stock market in the United States has fallen and the subprime mortgage crisis has become more serious. Feng Yu is also present.

These situations will happen even without Feng Yu's intervention, but they will not become so severe.And Feng Yu makes the situation worse, not only can make a lot of money, but also hit the US economy and the image of the US, thus helping China to narrow the gap with the US faster.

China has more money, so it can have more funds to arm the military, so as to truly make China the world's top power, power, and not just an economic power.

Just like Japan, the economy is extremely strong, second only to the United States. At the end of the last century, it once surpassed the United States. But as a result, they are unable to achieve government and economic intentions through military strikes or threats. Instead, their country is always affected by the military affairs of the United States, and their autonomy is extremely poor.

Just like the US military stationed in Japan, it has repeatedly exposed scandals. The ideological education of soldiers in the US is far inferior to China.

At this time, American soldiers, especially those stationed in Japan, were regarded as a profession. After retiring, they received a large amount of compensation and allowed them to live a very good life.

Many of these soldiers are accustomed to being free and loose. After arriving in Japan, are there some who can't help being affected by that kind of culture?But these things have not all been suppressed. Because Japan was a defeated country in World War II, it was restricted by some treaties and could not develop its army in an open and honest manner. Furthermore, Japan's territory was too small to withstand the destruction.

So now, Japan can be called a big country and a powerful country, but the word economy must be added before it. In other words, they were a big and powerful country that was established under economic conditions.

Shan Lun~ factual power, they are not as good as Nanyang.

Feng Yu talked with Committee member Bao again and got up and planned to leave. Before leaving, he said to Committee Member Bao: "The price of crude oil will continue to skyrocket over time, but don't worry, it will fall soon."

Committee member Bao was startled. Is this Feng Yu's prediction again?

Chapter 1734: Shale Oil

The international economic situation is constantly deteriorating, and the financial market has been greatly affected. However, at this time, the prices of energy futures and precious metals such as gold have continued to rise.

Among them, the price of crude oil has risen to 95 US dollars per barrel, and it is still rising today.

But at this time, many people became nervous again. Because the price of crude oil is about to touch the 100 yuan line, this is a line that many people think is impossible to break.

How could crude oil exceed the ultra-high price of one hundred dollars? Even if it is irrational speculation, those international financial speculators should leave the market.

Once this line breaks through, then for many large crude oil importing countries, how great the loss will be. Can those big countries watch the price of crude oil irrationally rise?

But they neglected that at the end of the 1970s, crude oil also broke through the 100-dollar line, and calculated according to the inflation rate, the price was much higher than the current price.

When supply is less than demand, price increases are normal. The demand for crude oil in the world itself has risen this year, and some OPEC member countries have also reduced their crude oil production like Iran. Although a leader like Saudi Arabia has not announced it, it is true that crude oil is in short supply.

Do you want to say that China has no oil fields? Yes, the reserves are not too bad.But just like Japan's resources are not exploited, many of China's resources are also restricted from exploitation. Some resources are mainly imported, and domestic resources are mainly used to increase production when the price of related resources is inflated to stabilize domestic prices.

In the future, China's crude oil imports will rank first in the world, squeezing the United States down because the demand is too large. At that time, what approach did China take?

It is to establish joint venture oil fields abroad, that is, if you have oil, we produce the equipment to extract it, and then return the money to you, such as in Africa.

At this time, the U.S. imports of crude oil still ranks first in the world. Because they have the largest car inventory and the most fuel-efficient cars, many families have several cars.

The demand for crude oil is still growing, but some oil-producing countries have begun to reduce production. Coupled with the increase of large funds such as Feng Yu, the price of crude oil has exceeded the 100-dollar line. Feng Yu believes that it is more than 50% possible.

The reason why there is only 50% possibility is that international speculators like Rothschild Family may not continue to speculate with Feng Yu.

There is also Soros, who are also speculating on crude oil at this time, but they have also planned to exit the market and enter the gold market.When large sums of money continue to exit the market, there are fewer people who follow the trend, so how can prices push up?

But this possibility is in the case of OPEC announced that it will not cut production. Once OPEC announces a reduction in crude oil production, the price of crude oil will inevitably be pushed up again, even without the participation of those from Soros. International hot money retail investors alone are a huge force.

And will OPEC announce a reduction in crude oil production? Feng Yu's answer is, definitely!

Because of what?

The OPEC organization mainly exploits oil, that is, the oil originally stored underground, which can be extracted by drilling.

But at this time there is another way to obtain oil, which is man-made oil.

The original man-made oil is synthesized from coal extracts, or from asphalt oil sands extracts.

But now, the United States intends to launch a new type of technology on a large scale, and it is said to be a mature technology, which is to convert synthetic petroleum from oil shale extracts.

This method has not been paid much attention by OPEC before, but when the U.S. Petroleum Corporation announced that it had mastered this mature technology, OPEC had to pay attention.Because the reserves of oil shale in the United States, Canada, Australia, China, Congo, Brazil and other countries are relatively rich, many countries such as Russia also have some reserves.

It can be found that the countries surrounding the United States have very large reserves. Once this technology is promoted, it will inevitably have a major impact on the original crude oil price.

And China and other major crude oil importing countries are also studying this technology, mainly in cooperation with some crude oil Corporations, and even Shell in Europe.

The OPEC organization originally complained when these energy-consuming countries replaced crude oil with natural gas, etc., but OPEC is also a major natural gas exporter, so it did not adopt any excessive method/trick.

There are also many countries that use coal and other energy minerals to replace crude oil and other energy minerals, which will affect the interests of OPEC countries. And non-OPEC oil-producing countries should also not be underestimated, such as the United States, China, Russia, etc., whose oil production is also very large.

OPEC oil-producing countries have always wanted to consolidate and enhance their status. At this time, the emergence of shale oil will seriously affect their status. How can they bear it?The United States has always relied on Saudi Arabia for its crude oil imports. They are also worried that Saudi Arabia will use crude oil to influence their strategy, so they have long planned to renegotiate with Saudi Arabia and sign some more favorable contracts for the United States.

Saudi Arabia will definitely not do it. We didn’t do anything. You, the United States, have no reason to attack me. Although your army is strong in fact, Russia and China will never sit back and bully us. So Saudi Arabia refused without hesitation. The requirements of the United States.

At this time, the U.S. shale oil technology was announced, and Saudi Arabia turned to the U.S. for talks. Shale oil cannot be exploited and produced because it contains some harmful gases, which are difficult to control.

But it is difficult to control, not uncontrollable. The exploitation of oil itself may pollute the environment.

How could the U.S. agree to the conditions of Saudi Arabia? We have finally succeeded in researching this technology, and the cost of synthetic oil is not particularly high, why not do it? If you don't do it, isn't all your previous investment lost?

The United States does not agree, and countries such as China naturally ignore Saudi Arabia at all. If we don’t produce this, it’s okay. You can sell oil to us at a cheap price. Saudi Arabia can’t agree.Negotiations are still in progress, and the United States is ambiguous, but Feng Yu is sure that in the end, the United States will never give up shale oil. In order to teach the United States a lesson, Saudi Arabia will inevitably lead the OPEC oil-producing countries to announce production cuts. This led to the fact that the amount of crude oil produced has dropped significantly.

As a result, crude oil prices will inevitably rise again. And the financial speculators who got this news will never let go of this good opportunity.

At that time, the price of crude oil above one hundred dollars would be unstoppable!

Chapter 1735: A Hundred Yuan Line That Is Hard To Break?

"Boss, crude oil has risen to US$97 again. It seems that today may not be able to exceed US$98. The last time some consortia in Europe sold off, the crude oil that had just risen to US$98 fell back to 9. Eleven dollars, shall we polish first this time?"

Soros motioned to Zuken Miller to sit down, drew two cigars from his beloved humidor, and lost one of his most important subordinates.

"In the gold market, what's the situation now?" Soros didn't talk about crude oil, but asked about gold instead.

"The price of gold has risen to about $740 per ounce. Many people estimate that it will be difficult to break through the $750 line."

Soros is so disdainful that it is difficult to break through the 750 dollar line?

That said, either deliberately deceived others, or just mediocrity!

Rothschild, the super-interested body of one of the oldest families in Europe has already taken action, so it is no longer a problem to push the price of gold up.

What's more, the recent continuous delivery of contracts in the crude oil market means that some people intend to withdraw from the crude oil market.

So what will happen to those funds withdrawn? Stockmarket, bonds, or other futures?

The easiest to make money and the least risky is gold!The stockmarket is now falling in volatility. How many dare to go in for speculation? As for bonds, the risk is even greater.

Crude oil and gold are the safest bulk trading futures. The crude oil is blocked by the 100-dollar line and it is difficult to break through unless some consortia work as one.

But it is clear that more consortia target gold.

With more funds coming in, is it difficult for the price of gold to rise? Not to mention the 750-dollar line, even the 800-dollar line, he thinks it is not a problem.

"Be prepared, deliver all our crude oil futures contracts, and then buy prime stock(s) contracts. According to our plan, don't be too risky or too careful."

"Okay, Boss, I know what to do." Zhu Ken nodded.

Soros said with a smile: "Zhuken, I think I am about to retire. After this time, we will become the most profitable hedge fund Corporation, and I will announce a break at this time. My position will be you next year. That's it! "

Juken Miller showed an expression of ecstasy. At the beginning of their Quantum Fund's four King Kong, the other three have all left. Only he chose to stay, not for this position.This not only represents great interests, but also great fame and honor. Soros is so old that he should have retired long ago, and he finally waited for this sentence!

"Boss, your health is still very good, and the Corporation still needs your leadership." Although the inner heart wished Soros would retire now, Zuken Miller still hypocritically expressed his retention of Soros.

Soros laughed, but he didn't want to retire at all. But he thought for a long time, and he couldn't think of how to make his wealth surpass Buffett, let alone Feng Yu.

Since the wealth cannot be surpassed, then do something that makes them admire, and then retreat bravely. So no matter what achievements the two have achieved in the future, people will always compare him.

When the subprime mortgage storm broke out, what kind of shares Buffett, what financial god Feng Yu, did not earn as much as Soros!

In this way, even if Soros can't do anything that attracts worldwide attention in the future, he will be celebrated by the world, and he will accomplish his dream that everyone will remember him.

Although he has always been a hedge fund, he has to admit that industry is really important. Even the top consortia in the world don’t have to open a bank.Financial products are not difficult to make money, but it is also easy to lose money. When the industry is done, it can be making money for many years, such as Coca Cola, Wal-Mart, etc.

Compared with Buffett and even Feng Yu, Soros lacks industrial support, and the scale of his funds cannot be compared with those two. If you want to surpass those two, especially Feng Yu, I am afraid that there is no hope in this life. After all, Feng Yu is much younger than him.

The funds led by Soros sold crude oil futures, causing the price of crude oil futures to fall again.

Then some international hot money entered the crude oil futures market. No one of them thinks that crude oil will rise by more than one hundred dollars, but now it has fallen to ninety-four dollars. With ten times the financial leverage and a four-dollar increase, they can make more than 40% of their profits.

The fluctuation of four dollars can be achieved in one day.

Some people speculate in financial products for the long term, but there are many people who like to speculate in the short term, especially those gamblers who use high financial leverage.

They can even use twenty to thirty times the financial leverage in some financial corporations. If they are lucky, they can double their money in one day even if it only rises by more than three dollars.It is these financial corporations that make the financial market more crazy, and many people borrow money to invest. It is definitely not a dream to get rich overnight. It happens almost every day.

Kirilenko discovered that something was wrong during this period. The price of crude oil had risen to ninety-nine dollars at the highest, but turned around and fell back again, and even fell to ninety dollars.

Such price fluctuations of about 10% have brought great benefits.

Fortunately, they all hedged at this time, so that they lost very little. However, this price fluctuated back and forth, and tried the 100-dollar line several times, but never broke through at all.

Experts from Kirilenko’s brokerage team told him that it is difficult to break through the one-hundred dollar line. This is not in the interests of the major crude oil importers, such as the United States, China, and Japan.

Then the US and China consortium will not let the crude oil rise so high. In the two crude oil declines, there is the shadow of the US and Japan consortium. They have brought down the price of crude oil from the high price of 99 US dollars. Ninety dollars.

They suggested that Kirilenko should speculate in the short term during this period. With their strength, they are sufficient to ensure substantial profits. Or simply sell crude oil futures and speculate in gold.Both Rothschild Family and Quantum Fund have gone to speculate in gold, and they will definitely make a lot of money if they join. And that is more secure, and even higher financial leverage can be used.

But Kirilenko gritted his teeth to prevent the agents from mentioning this matter. If Feng Yu doesn't move, they won't move. Once there are real risks, he believes Feng Yu will never leave him alone.

Moreover, Feng Yu has never lost his investment. Since Feng Yu is so sure that the price of crude oil can definitely exceed one hundred dollars, even if everyone in his broker team does not believe it, Kirilenko is willing to believe it!

Chapter 1736: OPEC Production Cut

With the departure of Saudi Arabia's Minister of Mines Ali spitting anger, this time negotiations with the United States broke down again.

The United States is determined to get this shale oil. This is in the interests of the United States and the big consortia in the United States, but it is definitely not in the interests of Saudi Arabia.

Although Ali has expressed on behalf of Saudi Arabia that he will continue to deepen cooperation with the United States on oil and can even provide the United States with a supply of crude oil below the international price, but the United States does not agree.

The United States believes that its energy strategy cannot rely solely on Saudi Arabia, which will allow them to be restricted by Saudi Arabia in turn. Why did the U.S. do so much in the middle and east sides? Isn't it just for profit?

If the United States can control Iran, Iraq and other countries, it will be fine if Saudi Arabia breaks with the United States. Saudi Arabia has a lot of oil, and other countries also have a lot.

Saudi Arabia has always wanted the middle-east boss, everyone knows this. Their biggest bargaining chip is not the largest oil storage or the highest oil production, but they are the birthplace of Islam, they have the holy city of Mecca, so that they have a lofty status in Islamic countries.Although Saudi Arabia has always said that it is a neutral country and does not participate in the war, it has not bought less military fire in these years. For example, countries such as Israel are very threatening to them. In order to protect themselves, Saudi Arabia wanted to buy intercontinental missiles with the United States, but the United States did not sell them.

Talking to the former Soviet Union, it was also not settled. After all, the former Soviet Union supported Israel, so they found China.

At that time, China spent a lot of money on the research and development of the intercontinental missile Dongfeng series, and China was also the time when the poor clinked.

Saudi Arabia wants to buy, China wants to sell, it is simply be together from the first beat.

Then China sold 35 to Saudi Arabia at a high price of US$100 million each, and it is said that one was also given away. And to help complete the construction of a full set of missile bases, training related technical personnel, etc., the service is in place.

At that time, Saudi Arabia not only gave money, but also provided China with some advanced oil extraction and refining technologies, which China urgently needed.

The total amount of this transaction exceeded China's foreign exchange reserves at that time!

Also after that, Saudi Arabia found that the United States was unreliable. Began to establish diplomatic relations with China frequently. In order to counterbalance the United States, Saudi Arabia also established diplomatic relations with Japan. After all, Japan is also the world's top crude oil importer.Although the relationship with the former Soviet Union is not good, and even the relationship with Russia is not good, Saudi Arabia still maintains normal diplomatic relations with Russia, and now has a good relationship with the EU.

Relying on oil and money, Saudi Arabia has built a huge foreign exchange internet/network, just like the rich Second Generation relied on money to create a circle of friends.

What is Saudi Arabia? Oil is cheaper than water over there. A full tank of oil does not exceed six dollars, and the same amount of water may cost more than ten dollars. Their seawater desalination technology is also the world's first, and the amount of seawater desalination accounts for one-fifth of the world.

Desalination is very expensive and it is not a problem for them. There is still a 24-hour tap water supply for the whole country.

The missile base that China built for Saudi Arabia at the time turned into a prosperous city after a few years.

Saudi Arabia bought China’s intercontinental missiles. Was it useful? Yes, and it has a great effect.

Not to mention that in the big countries with intercontinental missile technology at the time, none of them sold it. China was the first one, and it was poor at that time.

Then Sa Damu led Iraq to capture Kuwait in a day and drove directly to the border of Saudi Arabia. At that time, Iraq’s military strength was the No.1 of Zhong~Dong Duo, all Soviet Union equipment, and Sa Damu was also a strong force.But when Saudi Arabia used satellite TV to announce the video of their dispatch of intercontinental missiles, Sa Damu also persuaded. People can directly use guided bombs, ruining Iraq. The range of the missile can be directly from Saudi Arabia to the Philippines, not to mention hitting your Iranian nest.

Also since then, Saudi Arabia's position in the Middle East has grown. I don't hit others, but no one will hit me. If anyone of you thinks that our number of missiles is small, then we will spend another 3.5 billion US dollars, or even 350 One billion US dollars to buy another batch!

However, Saudi Arabia, which can only threaten and cannot do anything, wants the Boss of the Middle East. In fact, many countries do not agree. But isn’t it always fighting over there? Saudi Arabia used money, food, medicine, and the other side supported them in some matters.

This local tyrant’s approach is really effective. It is said that China's many economic aids in the small African countries are for the purpose of Saudi Arabia. I will give you money and your voting rights, and you must follow me.

In the past few years, OPEC was established, and until it became OPEC’s Boss, Saudi Arabia has always been smooth. They have maintained good relations with major countries, and relying on the treasure of crude oil has made them very important in the hearts of many major countries.But this time, the U.S. wants to use their interests. If they still don't say something, I am afraid that the United States thought Saudi Arabia is easy to bully!

Ali reported the situation to the Kingdom of Abdullah~ Wang, and Abdullah let him return to his country. After returning to China, these politicians discussed together and thought of a good way.

Didn’t Iran and other countries want to cut crude oil production some time ago, but Saudi Arabia did not agree at that time, and few OPEC member countries responded, and some even started to announce production cuts and then increased production.

Now that the price of oil is high, do they want to make more money to sell? Who knows when the price of oil will fall?

This is also because there is no consensus among the members of OPEC, so there is no force. Although their output accounts for only 40% of the world, they are the largest group of net oil exporters!

Abdullah called other OPEC member countries to discuss the volume of crude oil extraction.

Feng Yu heard that the Minister of Petroleum and Minerals of Saudi Arabia did not reach a consensus with the United States. It is said that his face was ugly when he left, and there was no important news report about crude oil in the United States. He has already determined that the matter should be done. Oil prices should also have risen sharply.At this time, the price of crude oil fell again, and it has already fallen below 90 US dollars. Even many experts say that crude oil prices may fall back to around 80 US dollars, or even lower.

If OPEC is not involved, then this possibility is very high. After all, a lot of funds have gone to speculate in gold. But as soon as the news came out, the result was self-evident.

Feng Yu called Kirilenko, Fu Rongqi and others to prepare, reduce the hedge, and crude oil will rise sharply!

They have been staring at the international news, why the good news that Feng Yu said hasn't appeared yet?

Just when they were impatient to wait, the OPEC organization publicly announced: Starting next month, OPEC's crude oil production will be reduced, a substantial reduction!

When this news came out, the world was shocked!

Chapter 1737: All Bullish

OPEC announced a collective production cut, which went beyond most people's expectations.

Of course, Feng Yu knew that this kind of thing would happen a long time ago, and major countries such as the United States and China have also analyzed this possibility through some government trends, but he did not expect it so soon.

As soon as the news came out, the price of crude oil stopped falling and then began to rise wildly, returning to a high of 95 US dollars that day.

Kirilenko was scolding the agents at this time: "Have you seen this news? You know what this means? You are all professionals. Who will explain to me?"

No one said anything. They did not expect that OPEC would announce a collective reduction in production by all member states!

Why hasn't such a major event been moved before?

When Iran announced the production cut, didn't you, Saudi Arabia and other countries say nothing, and even said whether the production of crude oil will be reduced, and it has something to do with the national economy.

How long has passed since then, why did you suddenly take the lead in reducing production? There is no sign.

"You are all experts in the financial field. Some of you are university professors. You are very good at your professional field, and some of you have your own arrogance, which is understandable."
"But you should also be able to listen to suggestions and opinions, and don't be too arrogant! Don't think that everyone except you is not worth mentioning. Just you people, dare to question Feng's decision?"

"How I told you at the beginning, Feng personally assured me that the price of crude oil will rise by more than one hundred dollars, even more than one hundred and twenty dollars, and one hundred and forty dollars is also possible."

"What about you, what are the expressions on your faces when you hear these words? You didn't say it, and the inner heart didn't question Feng's words, right? Do many of you think that Feng is just lucky to become the world The richest man?"

"Now? Do you still think that? Who else thinks that the price of crude oil cannot break the 100-dollar line?"

After this sentence, no one dared to dispute.

OPEC announced a reduction in crude oil production, so based on a simple supply-demand relationship, crude oil prices will also rise. Not to mention, after this news comes out, there will definitely be many consortia rushing over like cats that smell the fishy smell.

Not to mention that the price of crude oil has exceeded one hundred dollars. Even if it is one hundred and twenty dollars, there is a great possibility, depending on when OPEC will resume normal production.

As for Kirilenko, Feng Yu's analysis of crude oil prices may even break through the $140 line. Although they are still skeptical, they dare not make any more comments.Feng Yu, the god of finance, is really the name is not in vain. Did you analyze this result a year ago?

They have also learned about the specific reason, that is, what shale oil is obtained from the United States, which hurt OPEC's interests. And this shale oil technology has been talked about years ago, but no one has taken it seriously all the time.

Even when the United States announced a major technological breakthrough some time ago, they did not expect this. From this point of view, their analytical capabilities are far inferior to Feng Yu.

After Kirilenko reprimanded his subordinates, he gave them some comfort. After all, these people were commanding smoothly, and they couldn't be replaced at this time.

"Anyway, our profit in the financial market this year will definitely not be low. By the time of the New Year, each of you will get an extra check so that you can buy some nice New Year gifts for your family."

"Now, according to Feng's account, hedging contracts can be reduced, and the rise in crude oil is unstoppable! "

Chapter 1738: First Mining Tycoon

"Brother Ki, "Wind & Rain Business Weekly" wants to do an interview with you, mainly about mineral investment. Is it convenient for you?" Feng Yu called Kirilenko and asked.

"What's the inconvenience? Isn't that the magazine you run? It has a great influence in Asia. If I want to be on the cover, it must be on the cover, right?" Kirilenko asked.

"That must be, even if you are interviewing President and you at the same time, you must be the cover character." Brother Ki loves face, and Feng Yu knows this very well.

"Hahaha, I'll be fine in just a few days. I'll go to the capital to see you, and by the way, let the reporter give me an interview. Right in terms of mineral investment, I know."

Chapter 1739: Domestic Jiebao Goes Offline

"This car is too short, can someone buy it?" Kirilenko's face was full of disgust.

Feng Yu "..."

TM Your figure is considered tall in Russia, you are like everyone else. This car is 1.8 meters tall and comfortable to sit in. You see which sports car is designed for people with a height of two meters. This is not a customized one!

Feng Yu came to test the car today, Kirilenko had to get in and try it too, but he finally squeezed in, but he was crouched, can it be uncomfortable.

"Brother Ki, not everyone is as tall and mighty as you. Even in Russia, the average height is only about 1.75 meters, right? And there are many under 1.75 meters, right? This car is suitable for one meter. People between seven and eighteen meters tall drive, why no one buys it?"

Kirilenko cracked his eyes, it seemed like this. However, this car looks really beautiful, and the interior is very luxurious, Kirilenko still likes it.

"Feng, customize one for me, the highest configuration."

"It has been arranged for someone to customize it for you. It will be delivered to your house next month. It is a New Year gift from me."

Brother Ki likes luxury cars. Feng Yu knows this very well. How much money can a car cost, in their eyes, perhaps this is as common as having a meal among friends."Can this model be authorized to be produced by my joint venture car factory? I'm sure that many people will like it."

"Of course no problem, the old rules will do."

This kind of thing was settled in a few words between the two. Kirilenko's factory can produce more models and brands, and expand its market share in Eastern Europe. The Bing City Machinery Manufacturing Group will not lose money. Joint venture cars can also be divided by shares.

What's more, this can be regarded as the output of technology and brand, and I am absolutely happy to see it.

With the technical assistance of the joint venture car factory, Volga and Lada Car are also showing signs of revitalization, which makes Russia also very happy.

There may be some depression, after all, the technology of Song River car was bought by Volga and Lada. Now the status is completely reversed. In turn, they bought Song River car technology.

This year, China Car is the most aggressive year for its external expansion. It has acquired several car brands, as well as some factories and joint venture Corporation shares. Car colleagues are all exclaiming that China Car is about to rise.

The only thing that car peers paid attention to before was the Bing City Machinery Manufacturing Group. As for other car companies in China, they are not worth mentioning.But now is different. With Jiebao and Woerwo becoming Chinese brands, China car has gained a certain reputation in the mid-to-high-end market.

Especially in Europe, the market share has increased rapidly. Moreover, the sales growth in China car market has also attracted the attention of the world.

Last year's growth rate reached 40%. This is a very rare blowout growth. Of course, most of the profits are occupied by domestic cars.

Although the sales of foreign-owned cars have increased a bit, and joint-venture cars have also increased, the brands of China's large auto companies have experienced the most violent growth.

Last year, the Bing City Machinery Manufacturing Group shifted its focus to overseas markets, which also gave domestic auto companies opportunities.

They discovered that Taihua Holdings has such two electronic and electrical brands, namely Wind & Rain Brand and Aihua, both of which are the world's top brands.

However, the Aihua brand mainly supplies the Chinese market, taking into account some Southeast Asian markets. Wind & Rain Brand mainly supplies overseas markets, and sales in China are relatively small.

The dual-brand operation is very similar in technology. It is said that the research centers are all joint ventures of several companies.Those car companies have also learned technology from joint venture cars, and then the cars produced and sold in the country are all linked to their own brands, and the joint venture brands are used for export, so that they can guarantee the greatest profit and be made by these state-owned car companies. When it arrives, the joint venture party will not make much money.

You said the same technology? It's definitely different. A little change, isn't it a new product? The technology used by the joint venture partner is not particularly good in itself. The technical personnel of those auto companies in China have upgraded their technology to produce better cars, which are of course more popular in the market.

According to the market growth rate at this time, the car sales in the China market this year may exceed 9 million units. Even if it is not achieved, the difference will not be too much.

Among them, the passenger car market saw the largest growth.

China's economy has grown very fast in recent years, and it is indeed very difficult for China to maintain such a high growth rate in total GDP.

Other countries in the world have slapped China's economy more than once, but every time, China has slapped back with the facts.

The economic situation is good, people's income has increased, and after joining the WTO, China has made some adjustments to the car industry, which stimulated car sales.Just say that ten years ago, a Santana cost 170,000 yuan, which is still a good car that many people envy. But now, less than 100,000 yuan is a low-end family car.

Since Song River’s elf was exported to Europe, China’s Alto was once again revitalized. They found that this cheap car really has a market.

In fact, after careful study, I discovered that the technology of the elf is not so advanced, but it looks good, fuel-efficient and cheap.

Alto invited the Industrial Chief Planner/Designer of Wind & Rain Design Co. to design some novel appearances for them, and sales increased, and profits naturally increased.

Domestic car, a piece of flourishing at this time.

There is even a saying in Europe and America that China will surpass the American market within two years and become the world's number one country in the car industry.

Ten years ago, the overall production and sales volume of China car was not as good as that of a large foreign car company. No one could have imagined this growth rate.

This year not only the domestic market broke out, and after the successive acquisitions of three major European car brands, China car's share in Europe has also risen sharply, even in North America.

However, the sports car market, where European and American cars were struggling to defeat in China, is now also being challenged.At the beginning, only the Song River brand sports car was good, but it can only be said to be good. The speed increase is not comparable to that of Europe and the United States, but it is excellent in terms of appearance and interior.

But many people buy sports cars for the sense of speed.

This time, after Jiebao merged into the Bing City Machinery Manufacturing Group, China finally has a sports car brand that can take action, and it also contains very good technology.

Combining with the original technology of Song River car, a new Jiebao sports car was launched immediately, which is completely made in China.

China's car company has reached an era where the world's car industry has to pay attention to it!

Chapter 1740: Same For Multi-brand Companies

Bing City Machinery Manufacturing Group has more and more car brands, which also worries some people.

They still remember that Feng Yu said at the beginning that General Motors has too many brands, so the losses are relatively large. It will become so miserable when it encounters an economic crisis.

Isn’t it the same with Ford car? When the economic situation is bad, you can only save the Corporation by selling the car brand.

But with these counterexamples, how come the brands of Bing City Machinery Manufacturing Group are increasing?

Originally there was a Song River brand. Later, the SUV was listed separately and the Eastern Divine Deer brand was established, which is nothing. Then I got a little elf, specializing in the production of small cheap cars.

Now it has acquired Jiebao, focusing on the high-end market and sports car market. In this way, doesn't it seriously weaken the original strongest Song River card?

Others said that the Song River brand should also be divided and several sub-brands should be established. The low-end market, mid-end market and high-end market should be separated. It is impossible to separate models alone.

These controversies were finally fed back to Feng Yu.

Li Mingde and Li Dafu believe that there should be no more brands, but some executives think it doesn't matter if there are more. Look at Japan and the large European car companies, isn't there more than one brand."Chief Feng, I think we should establish a few more sub-brands to divide our market in detail, which will help us occupy all levels of the market."

"Look at the current domestic market, major auto companies are making efforts. They not only have their own brands, but also joint venture brands, which have had a serious impact on our market share, and our market share is declining."

"If we do not make some response, perhaps our passenger car market share will fall below 40%, or even below 30%."

"Once we divide the brand in detail, with the strong brand advantage and appeal of our Bing City Machinery manufacturing group, the promotion of sub-brands will never be difficult, and we can promote different brands for different market players, perhaps Our share of the domestic passenger car market has returned to more than 50%! "

"Mr. Xu, did you not learn from the lessons of the same car companies? Multi-brand management, it is easy to attend to one thing and lose sight of another. What's more, we already have four brands and cannot continue to increase." Li Dafu Retorted.

"President, I don’t think so. There are too many brands in use at the same time, and many of them are losing money. But our multiple brands will not lose money, our market share will increase, and our profits will also be increased. Promotion, these are two different things."
"Look at Dezhong Corporation and Japan's car companies, which are also multi-brand operations. How fast are their expansions? Maybe in two years, Toyota and Dezhong will be the top two car production and sales in the world."

"I have also studied other multi-brand companies. Although it is not a car Corporation, as the world's top company, there are many things we can learn from."

"For example, Procter & Gamble Corporation, the world's largest daily chemical company, has a profit margin of more than 10%. They have more than 100 brands, and among them, there are more than a dozen brands with sales exceeding One billion, and many of them It’s a kind of product."

"They can, why can't we? The reason why General Motors loses money is related to multi-brand operation, but more importantly, they did not conduct effective cooperation. We don't need to worry at all. Our R&D centers are all together ."

Mr. Xu is now the vice president of Bing City Machinery Manufacturing Group. He knows that Li Mingde intends to retire next year and Li Dafu will succeed in assuming the position. Then the position of President of the Corporation is vacant.

There are several vice presidents of Corporation. Among them, he is in charge of the car business. He has to show his ability so that he can successfully take over the position of president.The vice presidents in charge of motorcycles, electric vehicles, agricultural machinery, etc. are also looking at this position. He is the youngest among them, and he thinks he hopes the most.

Feng Yu watched everyone arguing. Some support Li Dafu and some support Mr. Xu. If there is an argument, it’s okay. Let us discuss it and persuade each other. If no one has any ideas, leadership is right, and Corporation is dangerous.

"Okay, everyone. Just be quiet. I probably understand what Mr. Xu means. Now that Mr. Xu uses Procter & Gamble as an example, let me also talk about my views."

"Procter & Gamble Corporation, the most successful daily chemical company in the world, their brands are not more than 100, but more than 200, close to 300, covering ten categories."

"Mr Xu believes that such a multi-brand Corporation can operate very well, and it is expanding faster and faster, and its profits are increasing. It is worth learning from. I recognize this."

"But Mr. Xu also said that P&G Corporation is very different from our Bing City Machinery manufacturing group. They are daily chemicals and we are machinery."

"How long is the service life of the machine? It may be used up in a month or a few months? And how much does a car cost, the cheapest elf, it costs more than 10,000 yuan, right?"
"How much is a bottle of shampoo? How much is a bottle of hand cream? How much is a bottle of cologne? How much is a tube of toothpaste? There are also various products such as washing powder and soap. Many rural people with low incomes also buy Can afford it, right?"

"They are daily necessities. The core of daily necessities is daily necessities. They are used every day and consume very quickly. You can buy Head & Shoulders today, Pantene tomorrow, and Rejoice the day after tomorrow. Maybe you say you can't use up a bottle a day , But what about one month, three months?"

"But the car is different. How many people can drive this car today and that car tomorrow? You can not drive for three days, but can you not wash your hair, face and brush your teeth for three days?"

"This kind of fast-moving consumer goods really has no analogy with our car. As for why they have so many brands, do you see that many of them are acquired."

"Just like Taihua Holding Group also has daily chemical products, there are several brands, all from the world's top daily chemical corporations such as Procter & Gamble and Unilever. What if they entered the Chinese market and their brands were not recognized? "

"Acquire several of the country's most well-known daily chemical brands, and then borrow this brand to gain a foothold, so that they can promote their own brands."
"Just like some of the daily chemical products that are considered famous brands in our country, but in foreign countries, I am afraid that no one has heard of them. They have their own brands."

"And this method cannot be copied to the expansion of the car company. General Motors expanded like this, and then failed. A big car brand is much more expensive than a daily chemical brand."

"Since Mr. Xu thinks that there are many brands under the big car companies in Europe and Japan, but you haven't read them carefully, they have Dezhong's Dezhong brand and Toyota's Toyota brand, etc., from low-end cars to high-end cars. , It’s just to name the car series with different names to distinguish the grades."

"More intuitively, whether a car is expensive can be seen from the exterior design. Compact, mostly economic cars, which look very atmospheric car, which one is cheaper?"

In the end, Feng Yu made a final decision: "Let's just leave these brands in the domestic market. These brands are enough. In foreign markets, we will not object to continuing to acquire other people's brands in the future, but we must all have high-quality brands. Generally, we don't want them for nothing!

Chapter 1741: Hybrid Car

Feng Yu's final decision made this controversy stop. Although Mr. Xu lost, Feng Yu did not criticize him. It is normal to have ideas and arguments. In terms of new energy cars and energy-saving cars, Mr. Xu is also very good.

The so-called new energy car mainly refers to the electric car, or also includes the oil-electric hybrid car. As for solar cars, hydrogen fuel cars, etc., although that kind of technology has improved well, it cannot be promoted at all.

Now the whole world is encouraging electric cars because they are the most environmentally friendly, but the production and sales of electric cars are still extremely low, because electric cars require too much battery.

The battery has a long charging time, a short life span, a large and heavy appearance, and a particularly expensive price. Some people say that the power of the electric car is insufficient. Although the maintenance is simple in theory, there are not many people who can fix it.

In case the battery runs out on the road, there is not even a place to charge it.

However, the acceptance of oil-electric hybrid power is higher. You can use electricity or burn oil. Although the power is still not strong enough, it is enough to use in the city. Anyway, the general urban area can also be opened for 40 or 50 miles.

Of course, there is also a gas car, or a car that burns ethanol Gasoline. Ethanol Gasoline, the most widely used in Brazil, can effectively save energy, and the price is also cheap.As for the direct burning of natural gas, this technology was very common as early as the 1970s and 1980s. At that time, many buses had a large bag on it. Many people called it a cockscomb. natural gas.

However, these promotions are also very problematic. The main issue is where to add ethanol Gasoline and where to add natural gas?

For charging, it is enough to modify a charging device, as long as there is electricity, it can be used.

Feng Yu has always asked the laboratories of the Bing City Machinery Manufacturing Group to study such cars, which is a direction advocated by the world. In particular, electric vehicles are technically complementary to electric motorcycles and electric bicycles, and this is similar to the starting line abroad.

As for gasoline-electric hybrid vehicles, Japan and Europe are respected, especially Japan, which is technically the best and has begun to be promoted in Japan.

However, starting in 2008, China is preparing to subsidize energy-saving cars and new energy cars. This is also the method adopted by governments in various countries.

With subsidies, it doesn't stop there. Charging stations, refueling stations and ethanol Gasoline stations will also be established in some cities, and taxis will be advocated, suggesting that they be converted into gas-filled or ethanol-burning Gasoline.The cost of modification is subsidized by the government, which not only reduces exhaust emissions, but also saves 10 to 20 yuan per hundred kilometers. A taxi can run hundreds of kilometers a day, that is, it can save dozens or hundreds of yuan. This temptation is still great.

Feng Yu plans to let the Bing City Machinery Manufacturing Group launch a hybrid electric car. One is that the domestic market has slowly opened up, and the other is to respond to the call of the country.

As for making money from this, it is not easy, and sales will never be high. But there is also an advantage, that is, it can prevent foreign gasoline-electric hybrid cars from becoming popular in the Chinese market.

In fact, even if it is popular, the sales volume will not be too high, but Government will definitely give positive reports. This is to help those foreign car companies to promote their brands for free.

The brand that should be promoted must be a Song River brand. The oil-gas hybrid car is just a single series, which can be regarded as a rich model.

Feng Yu is quite satisfied with Mr. Xu's work after reading these documents. The things explained were all carried out earnestly and carried out well.

As for whether this person can be in the position, Feng Yu does not comment, mainly because of Li Mingde and Li Dafu. Feng Yu has not cared about these things anymore.

Li Dafu is also a shareholder of the Bing City Machinery Manufacturing Group and will not make jokes about the future of the Corporation."I don’t have any problems with the launch of a hybrid electric car in the next year. Just ask Li Dafu and he agrees. As for the pure electric car, do you plan to accept orders? This is also OK. The market is really small, but the technology The promotion cannot be stopped."

Electric car, they didn't even plan to make advertisements, so they advertised in 4S stores and accepted orders. Previous generation/life Until Feng Yu was reborn, the sales of electric cars all over the world were still not good, and everyone was still unwilling to accept it.

Moreover, even after subsidies, the price of electric cars will be very high. They are mid-to-high-end cars, and they are not cheap at all or even more expensive to use.

But electric cars will also be vigorously promoted in the future, mainly to the public transport and other aspects. The extended-range electric car is not bad.

Even if you can't sell cars, you can sell technology. Once the technology is developed, selling it is also a profit.

What's more, this application is absolutely inseparable from batteries. In terms of car batteries, Taihua batteries are the world's top. In order to cooperate with the Bing City Machinery Manufacturing Group to develop electric cars, the investment in research and development funds is also extremely high.

In the future, not only the Bing City Machinery Manufacturing Group will be able to make money through technology, but Taihua batteries will also be able to make a lot of profits. This can all have Feng Yu shares. No matter which subsidiary Corporation makes money, Feng Yu makes money."Chief Feng, don’t worry, we have always been at the forefront of the world in this area of technology research and development. Moreover, the newly added Jiebao under our umbrella also has many related technologies. Although not particularly advanced, it can give us a lot The enlightenment can be complementary to our existing technology to a certain extent."

Jiebao was also a car company that launched electric cars very early, but later stopped because they couldn't sell them. Some of the technologies that remain in the laboratory, and even many of them, are still in the theoretical stage and are very valuable.

"Very well, I will not emphasize the importance of technology in the car company. The revitalization and development of the Jiebao brand is also one of the focuses of our future work. After spending so much money, we must find a way to make money. come back."

The influence of Jiebao in Europe is higher than Eastern Divine Deer promoted by the Bing City Machinery Manufacturing Group, and even higher than Song River.

With the help of this brand's influence and sales channels, it is Feng Yu's goal to increase the sales volume and influence of other brands.

"We have made a full set of plans. In one year, we will be able to make Jiebao resound in Europe and become popular in Asia."

For this, Mr. Xu is very confident. Corporation also attaches great importance to this and gives more resources to tilt. For example, advertising expenses and R&D expenses are given more.In the Car Industry Pearl Award this year, they also plan to promote the Jiebao brand. In addition, Jiebao is not too declining, and it is not difficult to return to the top.

Feng Yu looked at Mr. Xu before leaving, knowing what Xu always thought. He smiled and patted Mr. Xu on the shoulder: “The management of the Corporation has been handed over to Li Mingde and Li Dafu. I trust them very much.”

President Xu smiled awkwardly, and at the same time he was secretly delighted, so as long as the two agree, Chief Feng would not object? It seems that during this period of time, work must be more effective, and he must contend for the position of president!

Chapter 1742: Lao Zhang Is About To Rise

"Lao Zhang, congratulations. I heard that the meeting has been set up. If you can go through a program in the next year, you will be in the new position." Feng Yu arrived at Zhang Ruiqiang office/bureau and clasped his hands in congratulations with a smile.

Although Zhang Ruiqiang has a calm personality, a hint of joy flashes across his face. Step by step, he will also reach a high position that he never even dared to think of.

"Things are not settled yet. Congratulations. Besides, they are all serving the people. It is the same everywhere."

"Tsk tusk tusk~~~" Feng Yu looked at Zhang Ruiqiang contemptuously. He had never heard of it. There are people who do not want to be high officials.

No matter what it is for, even if it is to achieve one's own government ambitions, one must have a higher position and greater power.

Zhang Ruiqiang's face turned dark: "What are you geeing! What are you doing today?"

"It's okay. You're going to be promoted. As a consultant, shouldn't I step down as well? I'm here to resign today, so I won't be looking for anything in this department in the future."

With an annual salary of one dollar, this consultant is too cheap!

At first, Feng Yu thought Lao Zhang was joking, but he didn't know that he later actually wrote a red-headed document. Even though I only get an annual salary of one dollar, I have to do my duty.

Feng Yu doesn't bother to take care of his own Corporation. Lao Zhang is no longer in the ministry. What kind of consultant is he?"Why do you become an adviser to the National Academy in the future?"

"Don't talk about it! " Feng Yu blocked the incident directly, "I can definitely help if something happens. Don't put the title of this consultant on me."

Feng Yu now feels uncomfortable when he hears others calling him a consultant.

The two sat on the sofa, and Secretary Zhao came in and offered Feng Yu a cup of tea. Feng Yu looked at the tea cup, then squinted at Zhang Ruiqiang.

"This is good tea, you smell the fragrance! " Zhang Ruiqiang said helplessly.

Feng Yu took a sip from his teacup, it seemed to be delicious.

"It's really not that you asked Xiao Zhao to buy it from the opposite shop?"

"If you don't drink it and let it go, I said it's a good tea, but I can lie to you! "

"Okay, just treat it as good tea. What about the tea box, let me take a look." Feng Yu expression still had a trace of suspicion.

As soon as Xiao Zhao heard it, he ran to take the tea box in. Zhang Ruiqiang didn't have time to stop him.

Feng Yu snatched the tea box from Xiao Zhao's hand, opened it and smelled it, it smelled good, and put it into his bag.

Xiao Zhao's mouth grew wide, and he didn't feel relieved for a long time. Zhang Ruiqiang shook his head and sighed, Xiao Zhao is still young and not sufficiently vigilant."Let's talk, what's the matter." When Lao Zhang sits here to drink tea with him during work hours, he must be asked about something, otherwise he must be busy working behind his desk.

"Thank you very much about the Bing City Machinery Manufacturing Group."

The shares of state-owned assets have increased. According to the original agreement, Bing City Government can restore the previous ratio, but state-owned pension investment will definitely not work.

Feng Yu didn't care about this. Taihua Holding Group is still the controlling party anyway. Besides, the pension investment funds for Bing City Government and state-owned assets are the same to Feng Yu. Anyway, it is him who really has the final say.

Besides, after the pension investment fund joins, Bing City Machinery Manufacturing Group will certainly receive more care in China. Policies will no longer be heavily tilted towards those state-owned auto companies. Is pension income not important?

"It's okay, anyway, don't blindly command the vice president, otherwise don't blame me for letting him take him off. If your hands are not clean, I will not be polite! "

"If his hands are not clean, I won't let him go! And this one is from the industry, and he will definitely not be commanding blindly."

If this person is commanding blindly, Zhang Ruiqiang will certainly not agree. He tried his best to help the Bing City Machinery Manufacturing Group, in which the pension investment fund became a shareholder, if something went wrong, wouldn't it discredit him?After finishing this session, Zhang Ruiqiang is old enough to do another session or two, but he still has the idea of going up. How can you not become a deputies?

"By the way, Lao Zhang, are you the first one this time?"

Zhang Ruiqiang nodded. Although the time has not yet arrived, the matter is actually set.

"Then you can manage everything? This burden is heavy."

"The main focus is on the economy, the others are just co-management."

Economy is also Zhang Ruiqiang's best take action result. His city is still a province, or when he arrives at the Commission, the economic growth rate is far above the average, or even far ahead.

Although China is no longer an economics-only political achievement, economic development is still the top priority after all. How strong is the country without money?

As far as the Soviet Union was not strong or not, after the economic collapse, it hasn't disintegrated, and it hasn't been fully relieved yet.

Russia Fortunately, there are still a few CIS countries back then. The poor, once returned to the liberation.

"By the way, there is something to ask you today. Our country's car industry is developing rapidly, but internationally, its competitiveness is still weak. What do you think about this matter?"Even the brands under the Bing City Machinery Manufacturing Group can only be regarded as second-tier internationally. Whether it is popularity or influence, they are not as big as those.

Let’s say that this year’s three major U.S. car companies all lost money, and even Japan and European car companies also lost money in the fourth quarter. China’s car companies are all making money, but when it comes to influence, even one leg has gone bankrupt. General Motors on the road far surpasses Bing City Machinery Manufacturing Group.

After all, General Motors still holds the title of No. 1 in car production and sales in the world. It is still a Big Mac in the eyes of the world, but not many people know that this car company loses more than it makes.

When the previous generation/life filed for bankruptcy protection with the same application, it shocked the world. No one had thought before that the world's number one car company would be in despair. But the result of the facts is so cruel.

"Don't worry too much about this. We have already expanded rapidly this year. We may be able to acquire two more brands in two years and continue to expand."

"With the influence of these new brands and sales channels, our brand awareness will become higher and higher. After all, car technology is the first, then the brand, and finally other factors such as price."
"In the past few years, the Bing City Machinery Manufacturing Group's long-term overseas deployment has been almost the same. Within three years, it will see results. As for other car companies, technology is the first and then market positioning."

In order to expand overseas, the Bing City Machinery Manufacturing Group has invested in Europe and the United States in recent years. Investment in plant construction, advertising, sales channels, etc. Which one does not need to spend money? As for the investment in technology, it is even higher.

If it were not for these expenses, the profit of the Bing City Machinery Manufacturing Group could increase a lot. Those overseas investments would not make any money at all now, and even have to make money.

But no one said that this is wrong. Everyone knows that going out and competing with the world's top car companies on the same platform can make the Company truly develop and grow and have a profound impact on the future.

Zhang Ruiqiang frowned: "Market positioning, what do you mean?"

Chapter 1743: Already Let Them

"Market positioning means that the Company creates an impressive image of the Company based on the position of the competitor's existing products in the market, according to consumers' emphasis on certain characteristics of the product."

"For a simple example, what do you think of when it comes to elf?"

Zhang Ruiqiang act without taking time to think said: "Cheap and small."

"Yes, this is the market positioning of the elf brand. No matter how many cars the elf launches in the future, these two most intuitive impressions will never change."

The elf produces small, cheap cars. If you mention higher, then you don’t need the elf brand.

Zhang Ruiqiang also understood Feng Yu's explanation. Although he didn't read any MBA, but he also studied economics or something, these are still thorough.

"So, other car companies' models should be different from yours?"

"It's not necessarily. For example, Alto is also positioned in the market of cheap and compact, and it is obviously competitive with the elf. My Wind & Rain Design Co. did the same for them, right? In the car industry In terms of design, there is no one in China comparable to Wind & Rain Design Co., right?"

Feng Yu has too many legal methods/tricks to exclude domestic competitors, but he doesn't even bother to do so."If other car companies want to compete, they must come up with the characteristics that make consumers' eyes shine, whether it is price, or technology, or design, after-sales service, etc. Anything, otherwise, it is better to stagger the positioning. Better."

Zhang Ruiqiang thought for a while, and faced it, it seems that domestic car companies do not have any advantages. The Bing City Machinery Manufacturing Group has great advantages in terms of technology, brand, design, after-sales and even price. It is said that it is in cost control. In terms of it, it has also done better.

So staggering the positioning is to find a market where the Bing City Machinery Manufacturing Group does not have obvious advantages. It is a good way to focus on other car companies.

However, the Bing City Machinery Manufacturing Group has already been involved in cars, sports cars, SUVs, business, etc., can other car companies only make small buns?

Seeing Zhang Ruiqiang frowning to death, Feng Yu reminded: "Lao Zhang, have you paid attention to the pricing range of our products?"

Pricing range?

Zhang Ruiqiang thought for a while, and suddenly realized that Feng Yu has always left room for domestic auto companies to survive and develop.For example, the price of elf, the highest price is not more than 50,000, and the lowest is less than 20,000. Two of them sell best, and the price of more than 40,000 sells generally. Then the first year grade is the Song River National Olympic low-profile version, which is all over 100,000 yuan, and the Eastern Divine Deer’s low-profile version is also in the early 100,000 yuan.

So between 50,000 yuan and 100,000 yuan is the living space that Feng Yu has reserved for other car companies. The competition at the same price is not good, but it can be sold cheaper, and it can also make money.

"Are you saying that the prices are staggered? No wonder the pricing of your cars is always very different, and the styles launched are not as many as those in foreign countries. This leaves room for other domestic car companies to survive."

Seeing Zhang Ruiqiang understand his painstaking effort, Feng Yu was still very pleased. At the beginning of the current situation of domestic auto companies, Bing City Machinery Manufacturing Group is a joint venture company. If it pays to purchase factories of other auto companies, it will soon be able to spread across the country, and the top auto companies will have no room for survival.

At that time, joint-venture cars could not do the Song River brand in the Chinese market, not to mention domestically-produced cars, they were inherently behind in technology.

If Feng Yu really does that, in the domestic passenger car market, the peak of the Bing City Machinery manufacturing group will not occupy half, but at least 70% to 80%, and can even gradually eat away other brands."It's okay if you understand, I have given them a lot, otherwise I would have killed them at the level of other car companies. India's Tata car knows it, it is the only one in India."

"If I let the Bing City Machinery Manufacturing Group do that, the only domestic car core company would be one of us. Did we have the technology of commercial vehicles before, or did we lead the way in China? If we produce commercial vehicles, Do you think we will make no money?"

"That part of the business has been reduced by us, right? We are now only doing technology research and development, giving up brand development, which is also a living space for domestic cars."

"Have you ever known that when other car companies are developing new products, have they done market research? Have they seriously considered the advantages of their products? Don’t think that this car does not look bad or does not drive badly. It must be sold."

"When we produce new cars, they all look great, let people have the idea of buying them, and drive them better. It’s love sth too much to part with it. And we launch different models in response to the different requirements of consumers. ."

"Is there any place that domestic car companies do better than us? Yes, but they haven't used it rationally. For example, does Woerwo finally belong to Guangzhou car?"“It is the industry used by pension investment funds to buy shares in Guangzhou car. Guangzhou car is close to the port and is more suitable for import and export trade.” Zhang Ruiqiang explained.

"These are not important, but you should have also known that Volvo is famous in Europe? The slogan of the safest family car has been called for many years and has not been challenged by other car companies."

"Safety is the biggest selling point of Woerwo. This is very important and we are envious of it. Guangzhou car can focus on this as a whole."

Of course, now Volvo has returned to a Chinese car company, so many technical exchanges must be much more convenient than before. Bing City Machinery Manufacturing Group also has many advanced technologies in the world, so I don’t believe that Guangzhou car can bear it.

"The positioning of foreign car companies is very clear. For example, Baoma has always followed the mid-to-high-end route and never made economical cars. This is also true of Benchi and those sports car brands. Their products are just one word, expensive!

"Should they say that their products must be several times better than our cars? Not at all, but their sales are still very good, because they have become synonymous with high-end cars in people's minds, which allows them to keep their profits very high and have more More funds can be invested in research and development to maintain technological leadership."
"This is too detailed, so I won't talk about it. The management of those auto companies should also be able to understand how to do it. I never intended to monopolize any industry in China. I set aside all products for domestic brands. The living space."

"Whether they can survive or not depends on their vision, brains, etc., not on my exclusion. The Company must be the survival of the fittest, and there is no pity."

"The biggest tragedy of the Company is that there is a manager who has power, loves to manage things, and is not very knowledgeable. It is really not possible. Let the managers of state-owned enterprises study for a period of time in our Taihua Business School. Not only do we have experts and professors at home and abroad. , And companies like Zong Qingxian and Liu Chuanzhi teach classes. I promise you won’t regret it.”

After Feng Yu left, Zhang Ruiqiang pondered for a long time, how does it feel that if you let the company of a state-owned enterprise go to Feng Yu's school to study, there will always be a feeling of giving Feng Yu a source of life?

Chapter 1744: Entrepreneur Class

There are many wealthy people in China now. When they went to the sea in the early years, they were bold and made a fortune. But when the Corporation was really opened, they found that they didn't know how to manage the Corporation.

For the same Corporation, everyone is of the same size and business hours are the same, but others can make more money. Can they not be jealous?

The ancients said, One is never too old to learn. Many of these people also want to study again, which can be regarded as recharging themselves.

Of course, there is another advantage when studying, and that is to have some classmates. The students from middle school and university are different. These students are basically win success and recognition.

Some people are rich, some are richer! Anyway, people at this age can still come to school, so they definitely don’t need money.

At this time, various domestic management training courses, MBA correspondence courses and the like also appeared after rain, the spring bamboo.

Some colleges and universities have managed training classes, and the lecturers are also taught by school professors. Initially, they gave lectures to some sponsored bosses, or lectures to corporate executives.

Later, some domestic training institutions also began to hire these professors outside, organize some company homes, and get company home training courses.Taihua Business School was originally the place where Feng Yu taught his Company talents by correspondence. Many professional talents enter the Corporation and take up management positions, but do not know how to manage them?

Anyway, these trainings are basically free for employees of the subsidiary Corporation of Taihua Holding Group, and even some of the employees’ children also go to school here and are awarded a nationally recognized university degree.

This Taihua Business School can be regarded as the first batch of private universities after the reform and opening up in China.

Since the Taihua Business School also opened a company training course, other company training courses have obviously been affected.

There are not only domestic top economic and management experts and professors teaching courses, but also experts invited back from abroad. If these people don't understand the lectures they are teaching, then there are companies who have won success and recognition in China who teach.

How can they miss such an opportunity? Even if I didn't learn anything from this study, those classmates are not average.

What is the classmate, that is the network. When the company is in trouble, won't the other party just save it? In addition, their classmates can also cooperate and complement each other's strengths so that their business can be bigger.

Many people sign up for this training class, not for learning, but for more students like this.And when some beautiful classmates in the Company's home class appeared, more people signed up. The tuition is high, it doesn't matter, they are not bad anyway.

Feng Yu is now at the Taihua Business School, speaking of which he is still the honorary dean.

"Is this the list of students for this period? Fifty people, one hundred thousand yuan per person. After all expenses are eliminated, the profit can be 2 million. Half of this profit is invested in the construction of the business school, and half is invested in Taihua Charity In the fund, very good."

This kind of company training courses are held twice a year, with only 50 people in one session, and the number of applicants can exceed many times each time.

The location of the courses is also in different branches of Taihua Business School according to the season. For example, this time, it is in Hangzhou with a pleasant climate.

Feng Yu came to Hangzhou to inspect the operation of the company, such as the Wahaha Group, such as Alibaba, etc., and stop by the branch of the business school.

Taihua Business School is not profitable, so other income is always needed for blood transfusion. This Company family class is one of the good results, and there are other methods such as fundraising.

Feng Yu looked at the files or resumes of these people, and felt a little speechless.Some people here use life photos, which are really ordinary photos. Some people use their company name or LOGO as the background, and some people get art photos, even Feng Yu can see them. Some photos have obvious traces of P pictures.

Some people wear makeup, some don't wear makeup, some are heads, some are busts, and some are full-length portraits, and some even wear hats. This is actually very irregular.

"From now on, this photo will be a two-inch full-faced blue background. The following resumes should be reduced as much as possible. A person will only be as large as one page."

Some people’s files are so thick. I can’t wait to write clearly about the development of the Corporation every year. They hope to be in the sight of school leadership. Who doesn’t know that Zong Qingxian and Liu Chuanzhi are both honorary deans of the school, listen. Said that even Feng Yu is.

If this is valued by these people, their business will not be able to grow bigger and stronger soon? Maybe when they will be able to enter China's rich list.

Feng Yu saw the resumes of several ladies, eight ladies, only two of them should be real Company. He is not young and has a career of his own.

The remaining six, some of whom are family successors, came here to be gilded. Others estimated that they came to catch Kaizi, as you can see from the photos on the file.These Feng Yu asked the school to conduct a strict inspection during the audit. Not everyone can come to their Company home class to study. Tuition is a gate, but there is more than one gate.

"These people who participated in the training course, have you been interviewed and surveyed, are the resumes written on them all true?"

Li Feng from the Academic Affairs Office looked indifferent: "Dean Feng, it doesn’t matter, right? They pay the money and they come to school. As for what they did before, this doesn’t matter, right? It’s not said, even if the other person sits. Can I come to school if I am in prison?"

"These are two concepts! Going to jail proves that he has made a mistake and was punished. He dared to write it means that he has regretted it. But these past resumes are fraudulent, and that is another nature. Our company family class, Can't be taken advantage of by those scammers! "

"Don't you know that many people here are not here to learn at all, they are to make friends and expand their contacts. It can be said that they regard our company family class as a trustworthy network expansion platform."

"If it is known at this time, many of us have paid money to get in. What would you say will be the result?"Li Feng's expression was stunned. In that case, their high-end company training course at Taihua Business School would have broken the brand. If you don’t make money, it will make this training class a joke, which is definitely not good!

"Dean Feng, what should we do, this class has already started?" Li Feng looked embarrassed, and the class started, can we still get people to leave?

"You can also persuade you to leave the class, or even expel it! You can use test scores or other methods. You should be more familiar with these than me. In short, people with impure features must be driven away!

Chapter 1745: Scheming Girl

Lin Ruoxi, formerly known as Lin Jing, is a female college student from a small county town.

Nowadays, college students are not as valuable as they were ten years ago, because universities are constantly expanding their enrollment and there are more and more college students. What's more, even ten years ago, even if college students no longer included assignments, it was easy to find a good job.

But now, although college students want to find a job is not so difficult, but want to find a good job, it is not so easy, at least to get a prestigious university.

Even if you are a graduate student, it is difficult to find a good job if you are not from a prestigious school. In a few years, this situation will become more severe.

Lin Ruoxi is in this situation. After working for two years, but can't reach the high or accept the low, she always feels that she earns too little, and it is difficult to buy a house in the city.

In fact, she still has a big capital, that is, she is beautiful. Although he came from a small county town, he is tall and slender, with uneven, beautiful long hair.

At the beginning, a female classmate who was not as good as hers, after marrying a good husband, her life was like a heaven and an underground, and her inner heart couldn't help feeling jealous.

She also wants to marry a rich man, but where is the rich man so easy to find. She wants to find rich people, and she has to be able to meet them.At this time, she heard that there was such a place for rich people to go to school. They came to study, but they were all from Company, and the last one was worth tens of millions.

In order to enter this circle, she asked someone to borrow money to pay a tuition fee of 100,000 yuan, and then successfully entered the Taihua Business School Company home class.

It's only been two weeks since class started, and many classmates have expressed their favor to her. To invite her to dinner, to give her a gift, she would not make a lie.

It's not that she doesn't like it, but that she knows what is too easy to get and won't cherish it. She just wants to get rid of it.

The more she refused, the more diligent those classmates became. Several of them even hinted that they were single. Some have hinted that they can divorce for her.

For those who are single, Lin Ruoxi despises her for divorce. If you can dump your wife today, you can also dump her tomorrow, so her goal is those singles.

Among them, he deliberately chose a slightly older grade. Those who are about 30 years old are not good. Those who have to be 40 years old and up. The young ones change at once on seeing sth different. It’s too fast, even if it’s the same. She is about the same age as the rich ~ Second Generation, and she has no plans to consider it.Today, she intends to work hard to overcome the old man she selected. After class, she will go to have a meal with him first, and then she will not accept gifts. The relationship will be settled before the graduation!

Seeing the get out of class was over, the professor on the podium suddenly said: "Everyone has been studying for two weeks. Tomorrow I will prepare a test for you, that is, an exam. Those who fail the test must be prepared for expulsion! "

what? Expelled!

Everyone has a surprise. In the previous company class, I have never heard of being expelled, and there is only one exam before the end of the course. Why is it that after two weeks of class, it needs a test?

Many people discuss spiritedly, but the professors on the stage did not put these Company homes in their eyes. Perhaps these multi-millionaires, even billionaires, have a high status, but as a professor at Hangzhou University, he is respected wherever he goes.

What's more, he is also Wahaha's marketing consultant, with an annual salary of one million.

"It's all quiet. This is a decision made by the school. If anyone doesn't want to take the test, they can go to the Academic Affairs Office, claim the remaining tuition and leave, and don't come to Taihua Business School in the future! "The school is so tough, others dare not say anything. The company family class of Taihua Business School is the most famous in China. Those honorary deans are all easily crushing the existence of all of them. How dare they stab them!

Lin Ruoxi was stunned when she heard this exam. Ordinarily, she is one of the youngest people here, and she has only graduated from university for two years, and her learning ability should be at its peak.

But in the past two weeks, she has been studying those rich people, who are suitable for her and who are definitely not suitable.

She stopped taking notes and didn't even listen to class. In class, she was also studying how to deal with other students' invitations. If it was an exam, she would definitely fail.

If she fails, she will be expelled. She borrowed money to pay the tuition. What can I do? She can't be fired, she hasn't caught up with the rich yet.

This test is the way that Li Feng combined with Feng Yu's method.

Under normal circumstances, even if these people don't understand the lectures taught by the professors, they still have some of their own management experience, so they will not fail. But if you are really rushing to cheat people, then you must not spend too much time in class. There is a high possibility of failing, and the school has a legitimate reason to expel him.Big deal, let's get out of school fees. In this way, no one would think that the school did not do the right thing. If you come to the school and don’t study at all, can’t the teacher not teach such students?

At this time, Lin Ruoxi thought of a good way, and that was to find a teacher to thoroughly test the question, which she did when she was in college. As long as she begs the teacher, as long as it is a male teacher, she will not refuse her, she has this confidence.

After class, Lin Ruoxi excused herself to review and turned away the meal with the old man. The old man didn't want to be expelled, so he thought it was normal to go back to read the book today. Anyway, the classmates will have a long time in the future, so I can't eat someday.

Feng Yu is sitting in the office/bureau of the Academic Affairs Office and looking at the rules and regulations of the Company's home class. There are many things that Feng Yu thinks are not good, and people have to make changes.

Since the school is to be run, it must be run well. This school is also a good sign, and it must not be broken.

Suddenly I heard someone knocking on the door, and then the janitor was pushed a gap, and a very beautiful woman walked in.

"You're Chief Li, I'm Lin Ruoxi, a student in the company's family of this issue, you can call me Ruoxi."

Feng Yu put down the information: "Are you busy?"

Li Feng went to find him the information himself. It is estimated that he won't be back for a while. Feng Yu intends to help deal with the matter directly."Chan Li, why are our students going to test right away? My learning ability is not very good, but I am willing to study hard, but I don’t know if there is any...review materials here?" Lin Ruoxi was slightly curved Waist, revealing her proud upper circumference.

Study materials? Feng Yu understands what it means as soon as he hears it.

This kind of people who love to drill and have thick-skinned people are definitely not those of Second Generation. Looking at her actions just now, Feng Yu is already 80% sure that this is the scheming girl who came to catch the Kaizi.

For such people, Feng Yu is very disgusted. This woman is pretty pretty, but with heavier makeup and more beautiful woman Feng Yu, how can you be tempted by her?

Feng Yu's answer was in three words: "Get out! "

Chapter 1746: Expulsion

Lin Ruoxi was stunned. Even if she is not a national grace, divine fragrance, she is also a symbol of beauty. Since she was young, no man has yelled at her like this!

She thought that even if "Chu Li" disagreed with the remarks just now, but at most it was a peaceful refusal, how could it attract abuse?

Could this "Chu Li" deliberately, just want to see what price she can pay? When she was in college, it was not that she had never encountered such a thing. After work, the Corporation leadership also scolded her like this, but the ultimate goal is not that?

Unless the man is gay, she doesn't believe any man can be uninterested in her. Even if the other party’s wife or girlfriend is very beautiful, how can the family flowers smell of wild flowers?

Man, who hasn't thought of an affair~ meet something?

Thinking of this, Lin Ruoxi not only did not go out, but continued to walk two steps forward, pretending to be pitiful: "Chu Li, please help me, I will repay you well."

"Chu Li" smiled: "Oh? How do you repay me?"

"Chief Li, you can repay as you say. I am your student, and it is not you who have the final say." At this point, Lin Ruoxi pressed her lips.

Looking at the ridiculous performance of the woman in front of him, Feng Yu felt even more disgusted by the inner heart."The tuition fee for coming to school here is 100,000 yuan. If it fails the exam, it is really uncomfortable."

"Isn't it? I still borrowed the tuition. Chief Li, one hundred thousand yuan is not a small amount for me." Lin Ruoxi hit the snake and followed the stick.

"One hundred thousand yuan is not a small amount for you. Are you not a Company family? Then your parents should also be a Company family?" Feng Yu asked deliberately.

"I wanted to start a business, and then I came here to study. It is different from other students. Didn't our school say that young entrepreneurs are welcome to study?"

"Then what do you want to start a business? What is the scale?"

"I haven't figured it out yet, why should I invest millions of dollars."

Feng Yu looked at Lin Ruoxi with a sneer, and now he is 100% sure that this woman is here to catch a good man. Any entrepreneurship is a lie.

Perhaps it is to make those blindfolded fools give her a reason to spend money. Even if she has an idea, it is just an immature idea that does not know when.

"Your name is Lin..."

"Lin Ruoxi." Lin Ruoxi replied quickly. It seemed that the "Chu Li" tone had loosened.Feng Yu retrieved Lin Ruoxi’s electronic file on the computer: "Lin Ruoxi, you graduated from XX University and studied marketing. After working in Sichuan for two years, the price and consumption there is not high, you even need 100,000 yuan Borrowing, it means that your monthly salary is less than 6,000 yuan, and the average monthly deposit is less than 4,000 yuan. But the annual salary written on it is 500,000 yuan, it seems to be fake?

"You fill in the name of this corporation, I just heard it, this is a corporation of Taihua Consulting Venture Capital, which makes antique furniture, they can indeed make an annual salary of 500,000 yuan. You said you are the sales of this corporation Director, then you can talk about the situation of this Corporation."

"Why, I can't tell? The entrepreneurial dream of the high-tech Corporation above was made up casually? Did you know that this is not a high-tech at all? This technology has been completed."

Lin Ruoxi looked at "Chu Li" blankly. What does this mean? Does her file have so many loopholes?

But she told many people the same way. No one ever found out that what she said was false? She knew that this issue was mainly for the Company's home in the southeast coast, so she filled out her work to the Sichuan government to ensure that it would not be exposed.

But how did this "li" spot these loopholes, or did Taihua Business School always know that there was a problem with her file?"Chief Li, if you have any request, I will definitely agree to it." Lin Ruoxi said hurriedly.

"I have no other requirements, you can go back to the living quarters/dormitory to pack up. You have been fired! " Feng Yu sneered.

Up to now, I still don’t know how to repent, and I still want to go the wrong way. It’s really no antidote is possible.

"Chan Li, you can't fire me. I finally entered this Company class. I can definitely repay you. I will give you money, one hundred thousand, two hundred thousand! "

"Don't worry, the old man Liu who sells glass and the old man Zhao who sell fruits in the class are willing to give me money. I can definitely give you the money. You must not fire me! "

Feng Yu shook his head. This kind of person has been mixed into the Company's home class. It seems that the management system of this school really needs to be corrected.

"I said, you have been expelled, go and pack up and leave. I can tell you that you voluntarily dropped out of school."

"Why are you expelling me? You don't have the right to expel me. You are just a small Chief of Academic Affairs Office. I'll go to the dean! " Lin Ruoxi was anxious, and she didn't care to tear her face.

At this time, a loud voice came from the door: "Who said that Dean Feng has no right to expel you? Who said that the Academic Affairs Office has no right to expel you?"

Feng Yu turned his head and saw that Li Feng was back."She wants to get me through. Has this happened before?" Feng Yu looked at Li Feng.

Li Feng was shocked: "No, absolutely not. Who are the people who came to our Company's class? How could they do this?

Lin Ruoxi looked at Feng Yu and then at Li Feng. What did this person just say, Dean Feng?

Isn't the "Chu Li" in front of him the Chief Li Feng of the Academic Affairs Office, but the Dean? Is there a dean of the school surnamed Feng?

She was expelled by the dean personally, who else could she call?

Feng Yu pointed to the information on the computer screen and said: “Most of her file information is fake. You can find someone to review all the student’s data carefully. Anyone who falsifies it will be severely punished! Publish her matter and deal with it The result was expelled and notified all schools and related corporations."

"As for other students, give them a chance to take the initiative to admit their mistakes. If anyone proves that the information is seriously falsified and does not take the initiative to repent, they will be expelled as well! "

"Also, these are the rules that must be revised. We are a school, and those Company families are here to learn. Don't give them such good living conditions, don't accommodate them so much. If you don't want to go, you don't have to come! "

The Company's family is still a suite. What kind of suites do those who come to learn? And what can the canteen do with such a high standard, there must be a lot of waste.Students should also be restricted to ask for leave. Those who always ask for leave are directly ordered to drop out. If there are special circumstances, it can be arranged to the next period. Spend 100,000 yuan, just come to get a diploma, let them dispel this idea as soon as possible!

The next day, all the students knew that Lin Ruoxi was a liar and had been expelled from the school.

Those few local tyrants who were still planning to pursue Lin Ruoxi were all half-dead with anger. After living so old, they actually made that little girl ~ Pi to play!

And the school is rigorously investigating the fact that the information is fake, so that people who have deleted or modified the information should go to the Academic Affairs Office to file and modify it, otherwise they will be at their own risk!

After class was over that day, several students quietly went to the Academic Affairs Office...

Chapter 1747: Herbal Tea Is On Fire

Things are done here. Originally, Li Feng wanted to invite Feng Yu to teach those Company homes, but Feng Yu directly rejected it. The executives of Taihua Holding Group were unwilling to let Feng Yu give lectures, let alone these people.

At night, when Zong Qingxian came back from the field, Feng Yu sat down with him to have tea and chat.

"Old Zong, Wahaha's growth over the years is that anyone with eyes can see it. Even without the identity of the president of Taihua Holding Group, you are also the number one food and beverage tycoon in the world."

"Beverages are okay, but when it comes to food, it's a bit ashamed. There are many food factories in Hu Jian, and they are all very large now."

At the beginning, Zong Qingxian wanted to suppress Kang Shuaifu and the same two Taiwanese food giants. As a result, some domestic brands took the opportunity to grow bigger.

For example, Hu Jian's Dali Yuan, who created an egg yolk pie pastry, is also very good in terms of potato chips and biscuits.

Moreover, this Daliyuan has also acquired many small beverage factories and started to produce tea beverages and juice beverages. Although the profit and scale are far less than those of Wahaha and Jijibao, they actually surpassed Kang Shuaifu and Tongtong.

There are several companies similar to Daliyuan, and they and Wahaha are just the opposite.Wahaha is doing food from beverages, and they are doing beverages from food. With the help of brand and channel advantages, they make money.

"Hahaha, Old Zong, you can't make enough money, and the main business is small food, beverages can only be regarded as a sideline. Our main business is beverages, and small food is a sideline."

"There is no company that can squeeze all the related peers down. Besides, there is competition to have motivation, otherwise it is easy to breed pride and complacency in the company."

Zong Qingxian put down the tea cup: "Proud? What's to be proud of? Our drinks are selling well, but after so many years, the single-product sales champion is still established. The most depressing thing is that the second-selling beverage is not Here we are, our best-selling green tea drink is only ranked third! "

Founding Bao has not experienced the tragic decline of previous generation/life. In this life, it is still the most famous beverage brand in China, and it sells much better than previous generation/life worldwide.

But Wahaha's green tea is also very popular. The previous generation/life has Kang Shuaifu and the same company competing. In this life, all of them have been defeated. Why are they squeezed to third place?

"Is that Da Neng Group?" Feng Yu thought for a while. This seems to be very powerful, and is considered the top giant in the European beverage industry."No, it's a drink from South Guangdong Province, and it's from our Beverage Alliance camp. It's called Wang Laoji. The product of their Corporation is just such a herbal tea."

Speaking of this, Zong Qingxian is very depressed. With so many product types, they can't sell this type of herbal tea. He hasn't drank it before. The taste is not very good. Why do so many people like it?

When Feng Yu said that he let this company join the Beverage Alliance, he, like many people, felt that this company was unworthy. But now it seems that Chief Feng really has a unique vision.

Wang Laoji?

Zong Qingxian didn't say, Feng Yu almost didn't remember. Although Wang Laoji was selling well at this time, it was not as good as the previous generation/life. The domestic market Liangle Corporation was firmly suppressed, and Kang Shuaifu and the same company failed to rise, but Wang Laoji has risen like the previous generation/life because there is no competition for products.

"Didn't I tell you before that, if possible, I would like to buy a stake in this Corporation? Neither Wahaha nor Jianshebao have invested in it?"

Feng Yu told Zong Qingxian and Li Jing Wei at that time that he wanted to buy the herbal tea seller. It seems that they didn't take it seriously at the beginning, and Feng Yu himself forgot when he turned around.Zong Qingxian shook his head. They tasted the herbal tea that tasted like medicine. At that time, only Nanyue and Hu Jianren could accept this taste. No one in Hangzhou drank it. The product was very limited, but now they are all sold to the Northeast!

"Neither Wahaha nor Jianshebao took a share, but Bing City Pharmaceutical Group bought Wang Laoji Pharmaceutical." Zong Qingxian looked at Feng Yu in surprise, "Didn't you tell you about this?"

"What are you talking about? Wang Laoji Pharmaceutical, does it include the trademark Wang Laoji?" Feng Yu was overjoyed. Corporation so many things, he can remember everywhere.

"Yes, that's it. When we wanted to buy a stake in Wang Laoji Herbal Tea Corporation, the controlling party Hong Dao Group was unwilling."

"Li Jingwei did not think of another way, which is to hold the brand in his hands. In a few years, the original brand lease expires and he plans to use the brand + capital to buy shares. But now the brand is in the hands of Bing City Pharmaceutical Group. Here, I’m coordinating this, and I plan to let Bing City Pharmaceutical Group and Jianlibao buy shares."

This is a good way. Channels and brands are in the hands of Taihua Holding Group, Hongdao Group has to give in.

There are few types of products of Jianjibao, and Wahaha has to take care of too many, and they have no internal competition. Zong Qingxian is given to Li Jingwei.Now that Wang Laoji is selling well, the second herbal tea brand has suddenly become popular in the market this year, which is Heqizheng under the Daliyuan Group.

The taste is sweeter than Wang Laoji, and the effect is similar. It is mainly bottled, which is different from the canned Wang Laoji.

And Daliyuan is good at using celebrity endorsements. This time he also invited the big star Chen Daoming. This year, the advertising density is extremely high and the effect is very good.

However, Zong Qingxian has also analyzed that according to the advertising density, plus endorsement fees and other costs, this harmony is definitely losing money.

To put it bluntly, this year's Dali Yuan is to start the brand. After dealers demand a large amount of goods, they can make a steady flow of profits. At that time, there is no need for such crazy advertising.

It is this kind of fiery/popular that makes Zong Qingxian better talk with Hongdao Group. If you are not willing to let us buy shares, then we will also manage Wang Laoji herbal tea.

And our sales channels no longer share your products. Whether it is domestic or overseas, you will be kicked out of the Beverage Alliance. In the future, you can find new channels by yourself.Originally, Hongdao Group said that their products are irreplaceable, but now there is a sense of harmony that makes them realize the reality. Coca Cola said that their products are authentic and the taste is irreplaceable, but there are hundreds of cola besides Pepsi in the world. No product is absolutely irreplaceable.

Hong Dao Group now says that the Wang Laoji trademark is worthless and can increase the trademark rent to 10 million a year. It still disagrees with the establishment of Baohe Bing City Pharmaceutical Group.

The negotiations at this time are in a stalemate. But Zong Qingxian is also an extremely powerful person, he gave the Hong Dao Group a final notice.

If you agree, we can buy shares according to the normal market value, or even replace it with the equity of Jianzhubao. Anyway, Bing City Pharmaceuticals and Jianzhubao must hold more than one-third of the equity of Wanglaoji Beverage Corporation. The major shareholder can still be Hong Dao Group.

If Chen Hongdao doesn't agree, then don't blame us for turning around to buy shares and Qiqi is competing with you. If you are confident against our alliance, let's try. When the trademark expires, we will run Wang Laoji again.

Cooperation will benefit both, and if you divide, you will suffer. Hongdao Group is now hesitant.

Chapter 1748: Best Time

Beverage Alliance's overseas expansion in these years has also been quite difficult. If it weren't for the support of the retail channels of those supermarkets, it would not be possible to promote it.

And overseas sales are also suppressed by local beverage brands and the world's top beverage manufacturers.

Just like Wahaha and Jianlibao have suppressed Liangle Group in China, Liangle Group and other top beverage groups in the world have also been suppressing the Beverage Alliance in China.

Carbonated beverages, fruit juice beverages, dairy products and tea beverages are the main categories of beverages. Of course, coffee drinks are mainly coffee drinks in Europe and America, and tea over there is a little weaker.

All colleagues want to keep their own market, at the same time to invade the market of other competitors, expand their share, and make more money.

When you expand in other people's markets, others also expand in your market. But no matter what, every company will choose to preserve the existing market and then expand outward, rather than just focusing on whether it can grab the market of others.

In the China market, multiple beverage brands coexist, each with its own competitive products.

The Taiwan Company and Liangle Group, which competed with Wahaha and others at the beginning, have now completely united.

Their strategy of encircling the city from the countryside did not achieve very good results. Instead, it was the strategy of Wahaha and others to develop from the city to the countryside, which was carried out very well.In the rural areas, the consumption power itself is weak. Transportation and storage are not easy to handle. The only advantage may be that the advertising fee is low. Can you get that kind of wall-painted advertising?

However, a city includes the surrounding countryside, and the population in the city is far more than that in the countryside, and the purchasing power far exceeds that in the countryside. Although the advertising fee is more for the first year, the sales volume is far more than that.

With the increasing number of factories such as Wahaha, the production capacity has increased sharply, and the products are sufficient to spread from cities to rural areas. In addition, rural income has increased a lot in recent years, and the traffic has improved. Many families have TVs, so they can naturally see TV commercials.

Coupled with the brand advantage of establishing Bao enter deeply into people's hearts, Wahaha is also known to children. Although the two companies of Liangle Group and Taiwan are not making progress only with great difficulty, it is clear that the development is in a bottleneck.

Although they did not lose money on their books, they did not make any money at all. With such a large stall, there is not much profit left after taxes every year, and it even lowers the profit margin of the entire group.

Some executives think that this business is very boring, and they actually lost money. Investing one billion U.S. dollars, the annual profit is only a few million RMB, and the bank deposits are much more than this. They are losing money after including inflation and depreciation of the U.S. dollar.They either find other ways to launch new products, or they find ways to cooperate with other companies to enhance their competitiveness. At this time, they discovered the third beverage Company that could be aligned with, and that was the French Da Neng Group, a leading European beverage giant.

Dairy products and functional beverages are good, just not conflicting with the two Company products of Liangle and Taiwan. In addition, Daneng Group has acquired Robust, which has a certain influence in the Chinese market and has better sales channels than them.

Robust’s tea drinks sell poorly, not as good as Kang Shuaifu and Tong Tong. As for the tea drinks launched by Liangle Group in China, they were directly cut down and could not be sold at all.

The cooperation of these beverage companies is also a challenge to the Beverage Alliance. But Zong Qingxian is not in a hurry, because they still have a big killer-Taihua Supermarket Group.

If the competition really fails, let Taihua Supermarket Group remove those beverages and cut off one of their important retail channels.

What's more, Zong Qingxian never thought they would compete. Not only did they understand the preferences of the Chinese people better, but they also became more deeply rooted in the Chinese people's impression. As long as there were no quality problems, they would never lose.

On the contrary, Kang Shuaifu and others have experienced quality problems. After being reported by the media, the impact was very bad.In fact, the Wahaha family can suppress these foreign companies. Not to mention the establishment of the Bao Group and the entire Beverage Alliance, which is too easy to suppress.

And since Tata Group began to cooperate with Taihua Holdings, Beverage Alliance has cooperated with Tata Global Beverage Corporation on multiple channels. Such as sales channels, transportation channels, raw material procurement channels, etc., make their profits higher.

Tata Global Beverage Corporation also pointed out their shortcomings when cooperating with Wahaha and others. For example, in their Beverage Alliance, there are no alcoholic beverages.

Alcoholic beverages are also the most important kind of beverages, and the most expensive and profitable products are from this category. For example, the price of a bottle of wine can range from a dozen yuan to a hundred thousand yuan, but the cost difference between expensive and cheap wine is definitely not that big.

The more expensive, the higher the profit.

Tata Global Beverage Corporation is not only among the world's top tea beverages, but also among the world's top juice beverages and alcoholic beverages.

Not only is it good in India and Europe, it is also very strong in the Americas.

So Zong Qingxian, who accepted this suggestion, introduced the liquors under the Great Northern Granary Group to the Beverage Alliance, such as Bing City beer and Great Northern Granary liquor.However, China's liquor itself has its own organization, and it is impossible to merge it. The profits of those liquor companies are so high that if they want to join the alliance, they must have a dominant position. This Zong Qingxian cannot agree. The overseas sales channels are in our hands.

The number of domestic beverages, Company a hundred flowers bloom, is more than in Europe and America. There are so many for a dairy company alone. There are state-owned enterprises, private enterprises, joint venture companies, and foreign companies. The market competition is fierce.

Feng Yu didn't care about these, just warned Zong Qingxian that food safety is the first, no matter when, quality is the top priority.

If there is a problem with the quality, it is better to sell it secretly than to sell it secretly, even if it is dumped all and admits the loss. The brand is too hard to operate, and it can't bear the blow of negative news. The loss is too great.

The dairy products of previous generation/life China have quality problems, how big is the impact? All the dairy companies are losing money, no one dares to drink milk.

The Olympic Games in China are coming soon. This is an opportunity and a vital opportunity for China Company. After all, this is a sports event that the world is paying attention to.

And this year, all the company’s advertising expenses have increased by a large margin. With the Olympic Games, many brands will once again increase their reputation in the world and rank among the top.Especially Wahaha, Zong Qingxian attaches great importance. It's not because Wahaha is the Corporation he founded, but the refreshing series of carbonated drinks under Wahaha, which are very popular overseas, and even the product sales are not inferior to the establishment of Bao.

Many people only know that there are Coca Cola and Pepsi in the world, so in the future we must let them know that there is also a refreshing Coke in the world!

The best time for Company expansion has come!

Chapter 1749: International Situation

"Feng Yu, the price of gold went up and down. It finally rose to more than 800 U.S. dollars, and suddenly fell to more than 700. Should we wait until it rises to more than 800, and then we will settle it?

"You called me at night because of this? Look, what time is it now! " Feng Yu's tone was angry. Anyone who is disturbed by a good thing will feel upset.

"Why, don't you youngsters sleep very late?" Zhang Ruiqiang questioned.

Feng Yu "..."

If I was the only one, then maybe I would sleep very late, play games, and see what it would be.

But now I am at home, with a wife by my side, and I am preparing to exercise!

"I told you, don't use any high-fold financial leverage, then you don't need to worry. The bulls in Europe are still there, and the US is also getting funds. The price of gold will continue to rise. Our goal is 900 US dollars. If it breaks through this line, it will be delivered one after another."

"Unless the European family takes the lead, we definitely don't need to worry."

The Rothschild Family is taking the lead in speculating gold. What is there to worry about? It is one of the oldest big families in Europe, and it has a huge influence on the gold market.Although the price of gold continues to fluctuate at this time, as long as the Rothschild Family does not withdraw, then the purchase price increase is not a problem.

The previous generation/life has indeed exceeded 900 US dollars. In this life, there will be no problems. At the critical moment, Feng Yu can still pull it.

After the 900-dollar line, the price of gold should fluctuate for a period of time. During this period, there is also a lot of room for maneuverability, but the risks are also relatively high, so we need to be cautious.

This is naturally not difficult for He Zhaoji and his team, but the state-owned investment team, Feng Yu, does not have much confidence. Feng Yu has not read the analysis reports of their analysts. He always considers the problem too much. One-sided.

Such an analyst is considered excellent in China, but in Wind & Rain Consultation, he can only be a younger brother.

Feng Yu doesn't have time to stare at the gold side. Their main investment direction is still crude oil. And now it has begun to short-sell stocks on U.S. Stockmarket. This kind of multi-enter three-dimensional investment model cannot be relaxed on either side.

The stockmarket in the United States was very sad this year and kept falling. The subprime mortgage crisis has turned into a subprime mortgage storm, which has had a great impact on the US financial market.

The dollar keeps falling. It is supposed to stimulate the stockmarket to rise, but other financial markets perform far better than the stockmarket. Of course, those investors will choose better markets.After a year of non-stop short selling of the U.S. dollar, there was also some hot money in the world to cooperate. The exchange rate of the U.S. dollar fell by 6% this year, exceeding Feng Yu's expectations.

In this way, Feng Yu is not satisfied yet. He will continue to short the US dollar, so that the US dollar exchange rate will continue to fall, which will worsen the US financial market.

Feng Yu has already said this. Sufficient preparations have been made for the impact of the fall in the dollar. Although there is definitely some loss, it is far from the previous generation/life loss.

Moreover, losses in other countries are more serious than China, and even China's state-owned investment Corporation can make profits in it to make up for these losses.

The United States has always regarded itself as the boss of the world, but China has long been dissatisfied. Although the U.S. military is strong, it dare not really confront China.

However, the United States’ economy is too strong, and its influence in Europe and Asia is also considerable. It always uses economic method/trick to sanction other countries, and naturally includes China.

Military ~ You can't do things, so this time, China will take the initiative to take some economic actions, and let the United States and other countries see that China's economy is not something you can control.

Throughout 2007, the global economy has been affected to a certain extent. Financial markets have been frustrated, resulting in a sharp drop in income and trade.Perhaps only those countries with large resource exporters are making a lot of money at this time. For example, OPEC member countries have seen rising crude oil prices and their incomes have increased a lot.

Although the dollar has depreciated, the rate of increase in crude oil prices far exceeds the depreciation of the dollar.

OPEC member states are fighting against organizations in Europe and the United States that want to vigorously develop shale oil. As long as you stop making shale oil, we will immediately announce the resumption of production, or even increase production.

Simply put, they don't want their cake to be divided. However, this has strengthened the confidence in shale oil in Europe and America.

Good guys, we don't have shale oil. Your OPEC organization can limit the output of crude oil at will. How big is the impact on us?

When we have shale oil, you will limit production and we will produce oil ourselves. If you don't want to export money, you can be self-sufficient anyway.

In the future, your OPEC organization will in turn be subject to our restrictions. If you reduce production, we will increase production, and if you increase production, we will reduce production. Don't want to control the price of international crude oil anymore!

The United States has contacted China, the European Union, Japan, etc. It is in everyone's interest to unite and fight against OPEC. After all, everyone is the country with the largest crude oil import volume.However, Feng Yu also knows very well that the result of this competition must be mutual compromise, and no one can have the absolute upper hand. But at this time, the funds for crude oil speculation will make the most profit.

When the two sides really negotiated, when is the crude oil plummeting.

At this time, the situation continues to develop like this. The most severe damage is not China, Japan or the like, but the United States. Not only because they import the most crude oil, but also because it will have a significant adverse effect on the U.S. financial market, especially the stock market.

Feng Yu has let people know that many consortia in the United States have also entered the futures markets such as crude oil and gold, and they have also given up stockmarket.

However, the state-owned assets of the United States are trying their best to save the market. They cannot see the stockmarket crash, especially the GCEO rge Bush term of office is about to end.

It is also this time for the transfer of power that gives international speculators the greatest space to play. Many measures will certainly not be implemented for a long time.

Feng Yu also seized this time to keep people in the US stockmarket to continue tossing, let people continue to release bad news, stimulate people to sell stocks, and make the stockmarket fall.

When I was imagining how to continue the operation next, to make the US economy worse and he could make more profits, a white arm wrapped Feng Yu's neck."What's wrong, what are you still thinking about when you hang up?"

What kind of work is still thinking about at this time, Feng Yu immediately put on a lustful expression: "I'm thinking, what action should I use for a while! "

Go to a ghost job, you should do what you should do now!

Chapter 1750: Brokerage Annual Conference

"Chief Sun, you are very busy, please come in."

Sun Lijie smiled and nodded as a greeting. Today he was invited to attend an annual meeting of brokerage firms. He is the president of Taihua Consulting, Taihua Consulting, but it is known as China's No. 1 Private Equity Fund. Of course, it does not count Wind & Rain Consultation.

Originally, he wanted to send his subordinates to attend, but the organizers of this annual brokerage meeting also had some energy. Not only did he have the background of several major domestic funds, but also the background of state-owned banks.

Another task of Sun Lijie's trip is to see how these brokers think about China's stockmarket or financial market this year.

The representatives of various brokerage companies sat together, a big round table, and a circle of people sat down, making it look like a round table meeting.

The advantage of the round table is that it can blur the concept of primary and secondary. Once the door is closed, there is no theme. Avoid that some people feel that the location is unreasonable and the inner heart is unhappy.

But no matter what, Sun Lijie is the most respected among them. Not only because of Taihua Consulting's large scale and strong strength, but also because Sun Lijie is also one of the vice presidents of Taihua Holding Group.

When Sun Lijie came, it also represented Taihua Holdings and Feng Yu to a certain extent. Who would dare not give face?At this time, the most prosperous financial market in China is the stockmarket. Others, such as futures, are still very ordinary. And these brokers mainly invest in stocks.

Emerging markets always have many loopholes to drill, and loopholes represent huge benefits.

"Chief Sun, I wonder what do you think of our China stockmarket?" someone asked.

At this time, most of China's stockmarket stocks are falling, driving the overall decline. Many people analyze that the stockmarket will not be relieved until at least the end of March. At present, the stockmarket has almost fallen below 4,000 points, which is a big drop.

Although Sun Lijie was not originally engaged in financial investment, he has been involved in financial products since he managed Taihua Consulting, and he still has some understanding of this. Besides, these analysis results, his subordinates have already given written reports.

"Global stockmarkets are all affected by the decline of US Stockmarket, and we are also the same in China. It can even be said that our decline was earlier, and the management was promptly made to clear some violations. So the decline is certain, but the decline Not too big."

Some people frowned, won't the drop be too big? No, according to their analysis, the drop should be at least 40% or even more than 50%.

In other words, they believe that China's stockmarket may fall to around two thousand points."What Chief Sun said is very reasonable, and we think so." At this moment someone said suddenly.

Everyone looked up at the past. This is a private equity brokerage firm with a background in Lisboa funds. The owner is very young, only in his thirties. In this group where everyone is over forty, it looks particularly eye-catching.

"Mr Liu thinks so too, so can you tell me your reasons?" someone asked, his tone full of suspicion. You are the one who depends on family relationships to sit here, but are you still talking about it?

"As Chief Sun said, China's Government has already taken action last year, clearing some illegal stocks and the company that plans to go public, and even the leadership in charge of securities has changed."

"The decline of China's stockmarket is not entirely affected by U.S. Stockmarket. Don't forget that China's stockmarket fell first last year."

"Looking at the decline, China's stockmarket is lower than that of markets such as the United States, Japan, and the United Kingdom. Investors have not lost confidence in the stockmarket."

"Last year, China's economic growth rate was still so fast. In other words, China has sufficient funds. Don't forget, China has the largest foreign exchange reserves."
"When there is chaos in the financial market, will the Government ignore it? State-owned assets made a lot of money from overseas investments last year. It is said that the money will gradually be returned to domestic investment. Isn't this financial market a good investment?"

"Do you still remember that when state-owned assets entered the stockmarket last year, did the stockmarket rise quickly? Last year, the mainland's stockmarket began to decline, not only because of the violations handled by the authorities, but also because the state-owned assets withdrew from the stockmarket. I think this is the case. Focus."

"Last year, many companies listed on the stock market performed very well. The revenue of the company is increasing, why are the stocks falling? Even if it is a long-term speculation, it is a good choice to hold those blue-chip stocks."

"So I agree with Chief Sun that the stockmarket will fall, but the decline will not be too large, and it will definitely not fall below 3,000 points."

Others discuss spiritedly, this surnamed Liu is simply talking nonsense, will the stockmarket drop below 3,000 points? how can that be!

They have analyzed many problems of Corporation, and the company's profit growth is in decline. Although there are still profits, but profits are decreasing, this is a signal.

Originally, the return rate for one share to the investor was two yuan, but now it is only fifty cents. Isn’t it normal for others to sell it? And it's not a madness. Feng Yu, the richest man in the world, is taking the lead in buying crude oil futures. Many people are buying crude oil. Who buys stocks?Many people did not believe that crude oil would rise sharply before. Hasn't this been proven?

"Chief Sun, Mr. Liu. I think the situation you said is correct. The performance of some large corporations is still worthy of our trust. With these large corporations as the leader, stockmarket stability is certainly not a problem, so when is a bottom hunt? A good time?"

Someone skipped the topic of how much it fell and started asking the question of bargaining.

When the market plummets, many stocks are sure to fall below their true value, then bargain-hunting and waiting for their rebound will yield good returns.

Sun Lijie smiled: "I can't tell, you say, I just listen."

Others were a little disappointed. They specially invited Sun Lijie to come over. In fact, they wanted to see how Sun Lijie chose, or how Feng Yu chose.

Feng Yu is the god of financial investment. Many people say that investing behind Feng Yu is as easy as picking up money.

Others started to talk about it. Sun Lijie never said the analysis result of Taihua's consultation again. He just listened to other people's discussions with a smile.

The so-called annual meeting of brokers is nothing more than that these brokers want to unite and affect the stockmarket to a certain extent. To put it bluntly, they want to manipulate.But didn’t they deal with a batch of them severely last year? They didn’t dare to be so unscrupulous anymore, so they sought some legal methods.

If they want to make money, they need someone who is not afraid of death to come in, that is, to dig a hole, let others jump in and fill the hole, and they can leave with the profit.

Hearing the analysis of these people, Sun Lijie thought of Chief Feng’s analysis of these situations. These people didn’t know why he gave the analysis results, but they would definitely think about the possibility of this happening, which would affect theirs. Investment Strategy.

This also allows these people to become the main force in stabilizing the stockmarket, and then when the state-owned assets take action, the market can truly stabilize.

Chapter 1751: Think Carefully

The annual meeting of the brokerage company, food, drink, housing and transportation are naturally very luxurious.

Sun Lijie is also a billionaire, but he can't help shaking his head for these pomp.

Although the money is not a big deal to brokers, it is enough to prove that these people make money too easily, so it won’t hurt to spend it. Whose money is made? It must be the retail investors who blindly pounced on the stockmarket.

Sun Lijie is a person who lives a hard life. Both parents and wives are more economical. He can accept that these people are more extravagant, but he feels unhappy in waste.

And what kind of dishes are those, a plate of fried locusts, what is called the migratory locust Tenda, and it sold for thousands of yuan. In Sun Lijie's opinion, many of the dishes here are the name does not reflect the reality.

The boss of this club is good at running it, so if you get the names of these dishes, it's obvious that you are attracted to those who like to beg.

You must drink a foreign wine, which is expensive. As for whether you can really drink it good or bad, Sun Lijie thinks it is impossible. Perhaps it is just a matter of saving face.

Take a look at Chief Feng. You can drink some beer at ordinary times. It doesn't have to be good. A bottle of Bing City beer for three yuan is very happy to drink.

If you really love wine, like Kirilenko, people can really taste wine. These people drink money.There are some small activities after the meal, the most important is Mahjong, which is the quintessence of China.

At the Mahjong table, someone tentatively asked: "Chief Sun, what stocks has your Corporation invested in recently?"

Sun Lijie continued to lower his head to play cards, and said casually: "I don't pay much attention to this, it is all handled by others."

In fact, Sun Lijie really didn't remember it because he invested too much. However, many stocks are not sold. For example, companies such as Baidu, Penguin, and Sina will never sell stocks.

Chief Feng said that the stock prices of these Corporations will definitely continue to rise, and it is better to keep them. When the stock prices rise, you can still get some dividends.

As for the stocks invested directly on the stockmarket, Taihua Consulting has already sold out. At this time, they are cooperating with Wind & Rain Consultation to sell short US stocks.

In other words, Taihua Consulting's hands are constantly changing stocks in the United States at this time, so he can't remember.

Others don't think so. In their opinion, this is Sun Lijie's reluctance to say. For them, they may not be willing to share their news with outsiders for free.

They were also skeptical about Sun Lijie's analysis today. Perhaps this Taihua consultation was to fill the hole with them, so they deliberately told them a false news.Once they think that 3000 points is the bottom of the valley, if they go in for the bottom hunt, Taihua Consulting can have a stable receiver, and then the investment can be bolder.

Using fake news to attract other investors is also a strategy that is often chosen in financial investment. They consulted with Taihua about neither a relative nor a friend, so they had to guard against it.

However, there is indeed a saying at this time that some domestic blue-chip stocks are preparing to exert force, and state-owned assets are also preparing to rise, just after the year.

So it is not impossible for the stockmarket to pick up, and it is even possible.

If the crisis in the U.S. is lifted, the global stock market will pick up.

Or what new policies are introduced above can also affect the stockmarket. They may not be able to receive such important news in advance, but it does not mean that Feng Yu cannot.

Who doesn't know, Feng Yu has a very good relationship with him. In fact, Feng Yu's wealth and influence can be a guest of government leadership in any country.

"Chief Sun, I heard that some companies listed overseas are preparing to delist and return to the domestic market?" someone asked.

Sun Lijie said without raising his head: "I'm not sure, where did you hear these news?"In fact, this is not secret news. It has already been decided by the above that, for example, companies such as China Petroleum will delist from Hong Kong. Some state-owned enterprises listed in the United States are also preparing to delist during this period.

They don't care if the stock falls, and they can just buy it back at a lower price. After being listed in the domestic market, it can become a proper blue chip stock and index component stock, which has great benefits for stabilizing the domestic stockmarket.

However, the news has not been released to the public. How did this person know?

"I just heard it, Chief Sun hasn't heard of such a statement?" the other party asked exaggeratedly.

"No."

"I heard that the above plan to introduce some foreign capital to invest in domestic real estate?"

Sun Lijie said directly this time: "Fake news."

The origin of this news is a foreign private equity fund, Heishi Corporation.

This Corporation is regarded as the world's top private equity fund. Its main income is asset management and financial consulting services. In fact, it has many similarities with Wind & Rain Consultation and Taihua Consulting.

This Corporation introduced a foreign exchange investment of China's state-owned assets last year, three One billion US dollars, holding 9.9% of the shares.

And this Corporation has two real estate investment funds, and it is the largest fund-raising fund in this field.At this time, their investment in real estate in the United States was a blood loss. At this time, China's foreign exchange investment cannot sell this part of the stock. According to the regulations, it must be held for at least four years before trading.

This was originally a long-term investment. When it invested last year, it was not bad and its profitability was very good. In fact, this Corporation has maintained a 40% profit growth for several years. This is also called a miracle by many people. .

Of course, this profit growth scale is still not as good as Wind & Rain Consultation. But profit growth is only a number, and it cannot be realized in less than four years.

However, the beginning of this year was blood loss, which caused China's foreign exchange investors to panic. At this time, Heishi Corporation said, should we go to China to invest in real estate, so that the market value can rise back, and then you can also solve the problem, and maybe even dividends.

It seems that this is a win-win situation, but in fact, in Heishi Corporation, China's shares are less than 10%. Hey Stone Corporation came to China to make money, and most of it was made by other shareholders. Isn't this using Chinese money to fill this pit?

Let Heishi Corporation enter the Chinese real estate market, which will inevitably push up China's housing prices. The above has already determined not to use real estate as a pillar industry. China's other developments, such as industry, are sufficient to ensure the rapid growth of China's economy.Real estate is a way of greater hidden dangers and not seen by the people, and they plan to give up.

Therefore, China did not agree to this matter. If you lose three One billion dollars, you will lose. Their investments in markets such as gold can easily make these losses back.

Heishi Corporation originally released this news in order to make China compromise, but as a result, China's attitude is very tough, and this will never happen.

Everyone exchanged some information while playing cards. Sun Lijie also got some news that he hadn't paid attention to before, and it was not in vain to come to this annual brokerage meeting.

Sun Lijie left early the next night. Too tired, these people may have a set of words in every sentence, and everyone has their own careful thinking. He should go back to host Taihua and consult his annual meeting.

Chapter 1752: 3G Standard Determination

[The International Telecommunication Union officially announced the third-generation mobile communication standard yesterday, and my country's TD-SCDMA has officially become one of the three major international standards]

[The first year of 3G is officially coming, the three major 3G standards will coexist in my country, and mobile broadband multimedia services will usher in vigorous development]

[The third-generation mobile communication technology is backward compatible with 2Ginternet/network, and China’s mobile internet/network speed will usher in a great improvement]

[China Telecom Company will usher in a reorganization, 3G license will be officially issued soon]

After the news reports came out, Feng Yu smiled at the corner of his mouth.

Although China's license has not yet been officially issued, many service providers abroad have already started to operate 3Ginternet/network, which will have a vital impact on many mobile products.

The reason why the domestic license has not been officially issued is not because the other two mainstream 3G technologies have not been authorized, but at this time, the East Corporation is the only one, and the Industry and Information Technology Corporation decided to reorganize the Telecom Company.

Isn't there three 3G standards now? Then make three telecommunications companies, and balance each other. Each company holds a 3G license, and the technical standards are all different.

And there is a big advantage of this move, that is, the implementation of TD-LET communication technology to become an international standard, this is a very advanced technology, mainly used in the fourth or even the fifth generation of communication technology.Feng Yu has kept up with it. The internet/network communication technology will develop faster and faster. Soon 4G standards will appear and begin to implement. China is already slow in this regard.

In this case, China is ready to skip this stage and directly gain a leading edge in 5G, thus breaking the monopoly of communications technology in Europe and the United States once again.

At this time, China Telecom Company is preparing to undergo a reorganization, and the Moving East Corporation will be weakened. The rapid development in recent years has severely suppressed the development of Connect Corporation and Battery Corporation.

When Yidong and Connecting were separated, many people were still reluctant to go. Now they regret it all. The treatment of Yidong Corporation is great.

Yidong has also been hosted by Young Master Lu in the past few years. It has developed the fastest and has grown into a world-class communications operator with a very large scale.

But this makes Yidong have a monopoly, which is not allowed by the above. The reason why several operators were created is to prevent monopoly. In the event of an accident, there are also spares.

So this time, Yidong Corporation suffered the most. They were assigned a relatively backward technology license for TD-SCDMA technology. After half a year of trial operation, they found that the standard mobile phone chip market was not mature. Compared with The performance of the other two standard chips is too poor to reach the theoretical speed.Fortunately, Yidong Corporation also thought of this. They also knew that this Telecom Company reorganization would be targeted, so when the 3G trial operation, they began to cooperate with some mobile phone chip development companies to make them mature and cheap TD-SCDMA chip.

Previous generation/life Because there is no good mobile phone chip, the development of 3G business of Yidong Corporation has always been inferior to connectivity, and even inferior to that of Cell Corporation.

The situation may improve in this life, but the result is also hard to predict. The biggest problem is that when this technology was launched, Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones were deliberately excluded, and other domestic mobile phone manufacturers were even more supported.

But how does the technology of other mobile phone manufacturers compare with Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones? Which of these technical standards can not be supported by the mobile phone company?

No matter how advanced your standards are, no matter how many operators you support, if all mobile phones Company don’t support it and don’t have a chip that fits your standards, can you make money?

Moving East Corporation naturally also received some compensation, that is, to merge all of Tietong's business under its umbrella.

Yidong Corporation also thought of a good way, that is to continue to strengthen their construction speed on 2Ginternet/network, anyway, when transforming into 3Ginternet/network in the future, it can also reduce investment.At this time, the Connect Corporation is simply a collection of thousands of favorites. Not only does it sell the previously unsatisfactory CDMA plan to the Battery Corporation, it can obtain a large amount of cash, and it also plans to own the fixed network of ten northern provinces. The business of Netcom Corporation was merged, and the 3G they planned to obtain is currently the most mature technology and the most widely used WCDMA standard license.

This WCDMA standard is the most common standard in Europe and is also widely supported by Japan. The development of previous generation/life in China is also the best.

And Battery Corporation has obtained the CDMA network that originally connected to the Corporation, as well as the 3G standard license of CDMA2000 that the United States and South Korea are vigorously promoting.

However, the CDMA patent belongs to Qualcomm in the United States. Only Qualcomm and Verizon Corporation can produce CDMA chips in the world, which leads to the high cost of CDMA mobile phones. All mobile phone manufacturers in the world are not special to CDMA mobile phones. Passionate, also includes Wind & Rain mobile phones and so on.

Fortunately, Battery Corporation also has their original fixed-line business, which is their traditional advantage business. However, Batteries Corporation cannot spend too much money to acquire the connected CDMA network, which requires funding from the top.How can Gongxinbu allocate funds? Five telecom operators have become three. The reduction of the company's weight is in itself the meaning of reducing expenses. They planned to let Yidong Corporation pay out a sum of money, not to borrow it, but to give it away for nothing. This is called resource redistribution.

After doing so, China can vigorously promote 3G communications, and then begin to vigorously set up 3Ginternet/network.

In order to carry out the reorganization, the stocks of these listed Corporations must be suspended from trading. At this time, many people discovered that China's state-owned assets had unknowingly acquired most of the outstanding shares of these Corporations, even including most of the U.S. depositary stocks.

Once the reorganization is completed, these companies will be listed on the domestic market again, which will positively stimulate China's stockmarket.

Not only the telecommunications company, but also energy, electronics, industry and many other aspects. China's listed companies abroad are all planning to delist.

Going to a foreign listing is the same as Feng Yu's idea back then, borrowing foreign capital to develop his own company, and then having money, then repurchase and delist the shares, and return to domestic listing and development.

There is another big benefit of delisting at this time. That is, in the US, the stockmarket has been falling. China's large Corporation stocks are almost leading the decline. This is also the acquiescence of Feng Yu from above.It can not only save money when China's state-owned assets repurchase stocks, but also hit the stockmarket in the United States and affect the economy of the United States.

During this period of time, China's Telecom Company also focused on technological improvement, especially the research and development of patented technologies. We must speed up the development of patented technologies. We can no longer continue to pay patent fees to others. We must strive to become patent fees.

Feng Yu grabbed the phone: "Old Liu, let's start launching our 3G electronic products."

Chapter 1753: New Products Constantly

[Wind & Rain Electronics jointly launched 3G electronic products with Aihua Electronics, Philips, Tata Electronics, Lenovo Group, Amazon, etc.]

[Wireless internet/network has officially entered the 3G era, and electronic products should also follow the trend]

[3G mobile phones, 3G electronic paper books, 3G super MP3, 3G technology leads the electronic product revolution ~ fate]

After the 3G standard was announced, Taihua Holding Group organized a number of subsidiaries and partners to hold a huge 3G electronic product launch conference in Beijing.

Before this conference was held, the advertisement of hiding the sky and covering the earth had already begun to promote, so that electronic manufacturers and communication manufacturers all over the world are paying attention here.

Liu Chuanzhi looked at so many people, his face could not hide excitement. Wind & Rain Brand under Taihua Holdings will once again shock the world and bring product experiences that everyone can never imagine.

Hajime Yagyu was the first to take the stage and announce the new product of AIWA Corporation.

"Everyone, please look at this product in my hand, our super MP3, MP3 that can be accessed online. Many people will think that MP3 can be used to access the Internet. It is nothing unusual. AIWA Corporation has also launched such a product before. But have you noticed and left? After WIFI, the Internet speed is really unsatisfactory?"
"This is a 3G version of Super MP3, and many new features have been added. It not only doubles the Internet speed, but also increases the Bluetooth transmission rate, which is convenient for us to share with friends, and can be connected to Bluetooth speakers or headphones, with Give you a higher sound quality enjoyment."

"We have also innovatively added a camera to this product, which means that this product can not only be used for listening to music, but also a digital camera and digital video camera. Up to 16G of flash memory space allows you to follow one's heart's desires. Not to mention shooting, you can also store a whole set of TV series in it, so that you can enjoy your favorite TV series anytime, anywhere, and you will no longer be bored during the journey...

"This 3G version of Super MP3 is priced at US$299 and includes a US$10 voucher for AIWA music website or Amazon music website. The China Aihua brand is priced at 2199RMB and includes Baidu or OQ music download website 99 Yuan vouchers. The market price in Japan is..."

The audience was in an uproar, this product is so much more powerful than the previous super MP3, but the price has not risen? Not to mention the depreciation of the U.S. dollar and the increase in labor costs, the IPOD-TOUCH launched by Fruit Corporation last year was priced at $399 at the beginning of its listing.

Compared with this product, the price-performance ratio is too high. Fruit Corporation's products are simply scum.The representative of the Fruit Corporation under the stage has a pale face, why are they selling so cheaply? In fact, the production cost of this product is less than one hundred dollars. But what about R&D costs? What about advertising costs? What about warehousing and transportation costs?

Why did they sell it so cheaply? They turned a product that could have created high profits into a low-profit product for civilians!

The product performance is not as good as AIWA's Fruit Corporation products. Doesn't the price have to be lower? Traditionally, MP3s that cannot access the Internet and cannot take pictures cost less, less than one hundred dollars at all, and there is no high profit at all.

Fruit Corporation's financial situation was not good last year, and it will invest more this year. What can we do? Calm, we must be calm. We have new products that will definitely attract the attention of the world again.

Hajime Yagyu stepped down with a red face. This joint product launch conference invited all the world's large electronics and communications manufacturers. This is the first time he held a new product launch conference in front of so many people.

This time his retirement plan does not need to be delayed, and he can enjoy life with peace of mind. AIWA Corporation has already stood at the top of the world!

After Hajime Yagyu stepped down, Jiang Wanmeng stepped onto the stage."We Wind & Rain Electronics, jointly with Aihua Electronics, Lenovo Group, AIWA, Amazon Group, Tata Electronics, Philips, etc., developed the Second Generation electronic paper book and officially launched it on the market."

"This is an electronic paper book with both WIFI and 3G Internet access functions, which provides users with more convenient services. The appearance has been a little smaller. Although the screen is still 6 inches, it is already 16 gray scales. It can have better color display, clearer fonts, clearer viewing outdoors, and reduce fatigue."

"The weight is only 0.22 kg, which is more portable. The memory is expanded to 2GB, and it also supports SD expansion card functions."

"We have strengthened the battery function. When the 3G function is not turned on, the battery life is up to one month. Even if the 3G function is turned on, the battery life can reach ten days."

"And our e-book download website has undergone a comprehensive upgrade, which not only provides more e-books to readers, but also increases the proportion of listening to books and reduces download costs."

"...This product is priced at US$299 and China mainland is priced at 2199 yuan, both with a certain download coupon..."

Sony's representatives looked dumbfounded. Why did they cut prices so much?

Wasn't Wind & Rain Brand the same price as AIWA before? The cheaper one is also $379, which is more expensive than their Sony products.The fourth-generation electronic paper book launched by Sony has 1GB of memory and is priced at US$299, just to stagger with other products to ensure sales.

Their fourth-generation electronic paper book has just been launched, so AIWA or something has jointly launched a new product? Let’s not say if it is the 3G version, and the product configuration is better than them, but the price is still the same as theirs?

In that case, how many people can buy Sony products? This time they deliberately expanded their production, intending to completely occupy this market. Now it seems that there is a problem again.

After Jiang Wanmeng finished speaking, Xu Lihua stood on the stage again.

Other manufacturers and the news media have become accustomed to this mode of jointly holding new product launches by the Corporation under Taihua Holdings.

You said that such a large Corporation has such a strong profitability. What about holding a press conference alone? How much can it increase?

I know that you are very close together, but after all, it is not a company, right?

When Xu Lihua held the new product in his hand, everyone had a word in their hearts, and it really came.

Whether it is Wind & Rain Brand or Aihua brand, after the smartphone reaches the third generation, a third-generation evolution version is produced. Many people are looking forward to the fourth-generation smartphone.However, other brands launched two or three smartphones last year, such as Nokia's new generation madman, and launched more than a dozen models, although each one looks very similar.

They estimate that the fourth generation of smart phones in China should also appear.

And they understand the meaning of the previous advertisements made by Taihua Holding Group. They also said that they are not communication manufacturers, and they always promote 3G. It turns out that their new products all use 3G chips.

Needless to say, this new smartphone must also be a 3G version?

Chapter 1754: Was Preempted Again

"What I have in my hand is the fourth-generation smartphone that many people have been waiting for. Not only the hardware has been upgraded, but the system has also been upgraded..."

Many mobile phone representatives in the audience couldn't help but curse secretly, TM Xu Lihua, what do you mean by this, and what is the expectation? Don’t we have smart phones? It seems that consumers only like yours. Although your share is high, it is not yet monopolized, right?

What else is the fourth-generation smartphone, can you add a prefix, it is the fourth-generation smartphone of Wind & Rain Brand or Aihua brand. Our smartphones are out of five or six generations. As you mean, our generations are not standard enough?

It's not easy for them to interrupt at other people's product launches. This is your default rule. I will give you time to ask questions later, and then you must ask this Xu Lihua carefully.

"As everyone thinks, this is a 3G mobile phone that supports three 3G standard communication modes, namely TD-SCDMA, WCDMA, and CDMA2000."

"Some people may ask, there are more than three 3G standards, but what about other standard models? My answer is that we do not produce 3G mobile phones that support other standards. The niche communication standards should be produced by them. , Maybe they can also customize with other mobile phone manufacturers, our Wind & Rain Brand, Aihua brand do not accept customized services."The representatives of other mobile phone manufacturers in the audience pouted, what does it mean to not accept customized services? That is because no one asked you to customize before, because those operators did not recognize your technical strength.

Many of their mobile phone manufacturers are participants in the development of these 3G standard chips. It can be said that the maturity of mobile phone chip technology is inseparable from their contributions.

Even many mobile phone manufacturers look down upon this TD-SCDMA technical standard at all. How useful is the standard developed by China? In addition to China’s operators, I’m not going to say that, India and other Southeast Asian countries have accepted this standard, so they have to study this standard 3G mobile phone chip, otherwise the market here has nothing to do with them. .

"The 3G phones we produce are also divided into three versions. Users need to choose the appropriate version according to different operators."

previous generation/life Many people buy mobile phones, there will be some mobile version, connected version, battery version and so on, which means that different frequency bands are supported.

If the phone card you are using is not suitable, then I am sorry, it will not achieve the theoretical effect at all. Even if you have a 4G card with a 4G phone, you can only have 2G internet/network experience, and sometimes you don’t even recognize it. .Why should everyone promote their own standards? There is also the issue of mobile phone chip research and development. Mobile phone chips are also very profitable.

"Our fourth-generation smart phone allows you to make video calls anytime, anywhere, even if you are on a business trip, you can also make video calls with your family, you can make video reports with Boss, and you can even negotiate video. You don’t need to find a place with WIFI. You can even hide in the toilet and video with people."

There was a kind of laughter from the audience. They could imagine the video with people in the toilet. It was so funny.

"Due to the increase in internet/network speed, not only video calls, we can also use many useful apps. For example, the mobile version of the OQ chat software, or log in to your blog or Twitter with mobile phones, watch online and watch videos with mobile phones. , Upload or download files, the speed is not so slow anymore."

The previous internet/network speed, uploading and downloading were always not so satisfying. You said to use these functions where there is WIFI? But generally where there is WIFI, there are computers around them.

And this time with 3G, it will really bring convenience.

As early as 2004 in Europe, operators began to conduct 3G trial operations, then the United States, and then the promotion of two standards.In Asia and the world's largest China market, trial operation only started last year, and this year it was announced that it officially entered the 3G era.

With the establishment of the 3G standard by the International Telecommunication Union, the 3G internet/network development speed is also faster, and the investment in internet/network construction continues to increase.

The most important point is that 3G mobile phones in Europe and the United States could only be customized and posted the operator’s brand. But now they can produce their own brand of 3G mobile phones, which can help them make more money with the added value of their brand.

Why are top mobile phone manufacturers like Nokia and Motorola willing to take over the customization of operators?

This can improve their technology, which is equivalent to using the cost provided by the operator to develop new mobile phones. Although it will not make money for the time being, once the market opens, they can produce them at any time and can maintain the technological leadership.

Nokia and other mobile phone manufacturers are aware of China’s trial operation of 3Ginternet/network last year. They are also worried that this 3G mobile phone order will be taken by Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones.

How can I know these two brands, I didn't even participate in bidding!

They are all overjoyed. So, in terms of 3G mobile phone technology, Wind & Rain Brand and Aihua brand should lag far behind.But they did not expect that after the 3G standard was just announced and the market was liberalized, they had not yet produced their own brand of 3G mobile phones. Wind & Rain Brand and Aihua brand 3G mobile phones were already on the market!

When did they research this technology, when did they make preparations, and how could they start production so quickly? Did they design so many of these products long ago?

They began to see the 3G version of Super MP3 and Second Generation electronic paper books, and they had this kind of suspicion. Now it seems that their worries have become reality.

The representatives of Fruit Corporation in the audience grew their mouths at this time, they really are making 3G mobile phones. Fruit Corporation is also about to launch the IPHONE3G version, and the final design is still in progress. The Wind & Rain Brand and Aihua brands are ready to be launched on the market.

In this way, doesn't it mean that Fruit Corporation's mobile phones will fall into a storm of imitating?

Before the price of their iPhone phones was reduced, they were condemn in speech and in writing and lost countless followers. Last month they just upgraded the product memory, transitioning from 4G and 8G to 16G memory. The previous two versions have been discontinued and sold out. The new version is priced at $199.Don't forget, they just launched the iPhone in the first half of last year, and the 8G is selling for $599. But now in less than a year, they have doubled the memory, but the price is less than half of the original price, which shows how high their profits were.

Fruit Corporation's products have always been advertised with a sense of technology and humanity, but the cost performance has always been relatively low. This iPhone is one of the most representative products.

They also found that many of their previous product functions performed very poorly due to internet/network speed limitations. This time there is 3Ginternet/network, and they will also usher in the rise.

But unexpectedly, he was preempted by others.

Chapter 1755: Tablet PC Was Born

After Xu Lihua introduced the product, he still didn't give other people time for questions and answers. Instead, he made a gesture of inviting the next one and walked to the stage.

The people sitting below are very surprised. All the 3G electronic products they can think of have appeared. Is there any new electronic product that can't be achieved?

Amid everyone's doubts, Liu Chuanzhi stepped onto the stage.

Many people felt relieved. At the beginning, it was Zong Qingxian. Liu Chuanzhi must have come up to make some concluding remarks, and then it should be the Q&A session.

But when Liu Chuanzhi spoke, everyone was shocked.

"Everyone, next I will introduce you a new product, our Lenovo Group cooperates with Wind & Rain Electronics, Aihua Electronics, etc. to develop an epoch-making tablet computer."

what? This Lenovo Group also launched new products?

Is the tablet computer similar to the Microsoft Tablet?

With that said, Lenovo Group has to fight Microsoft again? Their subsidiary Corporation, Lenovo Kingsoft, is an enemy of Microsoft. This time, even the computers made by Microsoft will be defeated in one fell swoop?

There are only tablets, what an epoch-making. This one has existed years ago, as if no one has seen it before.The representatives of Microsoft are the most disdainful. Tablet PCs are not comparable to Microsoft's product design. Although the Lenovo Group is the world's number one in PC production and sales, it relies on China's huge emerging market. Real product design. Definitely not comparable to their Microsoft.

At this time, the representative of Fruit Corporation in the audience felt that his heart was about to jump out. How did he listen to Liu Chuanzhi's words, which gave him a bad premonition. Should he not be creative with this product and crash again?

Fruit Corporation is not afraid of product creative crashes, but every time someone launches a new product first, they are behind. This is a big problem.

He even felt that when he went back, he should investigate carefully whether there was a leak by the product development staff that allowed such a great idea to be realized by others!

"This tablet, named L-PAD in Chinese, and Lepai in Chinese, is a very cheap tablet that abandons the traditional keyboard and mouse. The computer saves the keyboard and mouse. This is our product. The most important change is also a product revolution~ fate! "

Many people in the audience began to discuss spiritedly. The computer does not have a keyboard, so how can it be used? This tablet does not even have a touchpad, which means that the mouse function is also abandoned, relying on touch screen control?The mouse and keyboard are designed to enhance the ease of operation. Without these two important components, the computer operation will become cumbersome?

"This product uses the HOS upgrade system, has a very simple interactive design, many functions, most people can directly use it."

"Yes, did you see the screen of our product? This is a full touch screen operation product with functions between laptops and smartphones. Of course, the price is also in between."

"This L-PAD uses an aluminum alloy case, and of course we continue our usual colorful case design. If you still don’t like the color of our case, it’s okay. We also have a case with a screen protector and bracket. There is definitely a color and pattern that you like."

"The screen is ten inches, with a capacitive multi-touch screen, 16GB of flash memory, and ARM architecture, which makes the product run faster and thinner. This product is only 9.9 mm thick! "

"L-PAD still uses Taihua high-energy lithium polymer batteries. Because we use low-energy hardware jointly launched by AMD and Nvidia, the use time of this product can reach eight hours. Even if it is turned on With 3Ginternet/network, it can be used for more than six hours, which is enough to meet user requirements."
"...This product uses the same data, earphones, and charging ports as Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones. In other words, many accessories can be shared, so you don't have to worry about losing one without a spare."

"The price of this product is US$699, a very affordable price..."

When Liu Chuanzhi finished the introduction, the following people were still talking about it. This is very similar to Microsoft's TabletPC, or the concept of super mobile personal computer proposed by Intel.

But the functions introduced by Liu Chuanzhi are indeed much more advanced than the super mobile personal computer.

Many people have also come to understand that this may not be a computer at all, it seems to pay more attention to entertainment functions, and office capabilities are very weak.

This is like the netbook launched by the Lenovo Group, highlighting certain functions and doing the best in these functions, thus opening up a new market.

Just like users with smartphones and laptops, they might buy this L-PAD.

Just now Liu Chuanzhi demonstrated how to use it while sitting on a chair, using it on a table, or even lying on a bed. Although it can’t be said to be eye-opening, it does give people an eye-catching feeling. Very convenient.The representative of Fruit Corporation is already on the chair at this time. How could this be? how so!

He stared blankly at the new product Liu Chuanzhi showed. It was very similar to the IPAD product they are working on. Not only the function, but also the product design and positioning are extremely similar. Is this really a coincidence?

Or is there someone inside the Fruit Corporation who has leaked these product secrets? Could it be that Lenovo Group or Taihua Holding Group, someone has set up a business room in Fruit Corporation~ spy?

Slow step, slow step, profit can be made by others.

As for the MP3, AIWA, as the first manufacturer to launch the product, is first of all unparalleled in terms of status. Although the Fruit Corporation later launched IPOD, and the sales were not bad, it was not comparable to AIWA's products.

At that time, they had a feeling that their product design was always behind AIWA.

Later, the PC design of Lenovo Group also walked ahead of their Fruit Corporation products.

Then to mobile phones, they are still lagging behind. This is normal, after all, Fruit Corporation is a mobile phone developed later.

This time even their unfinished tablet computer was first made by the Lenovo Group. Could it be that God does not want Fruit Corporation to develop?From then on, the Lenovo Group will continue to be the pioneers of netbooks, ultra-thin notebooks, audio-visual notebooks, etc., and become the pioneers of tablet computers. The position of Lenovo Group in the PC market will once again be elevated.

Although it can't be said to be supreme, but it can also be proud of the group.

How did China's electronic products develop so fast? Are their product R&D and designers all geniuses? Is it a genius more talented than their Jobs?

Who are the R&D and designers of these products, as well as the creative providers? !

Chapter 1756: Crazy Question

When Liu Chuanzhi finally introduced the tablet computer, everyone's hearts were caught again.

Will there be any new products? !

Fortunately, Liu Chuanzhi finally said that there are only four new products released today, and the question and answer session will begin below.

And this time I was quite creative, putting together the four product launches and the Q&A sessions.

This seems very unruly and will cause confusion in asking questions, but at this time, no one cares about this. They are all impatients raising their right hands, hoping to ask questions.

"Mr. Sanders, come and ask the first question." Liu Chuanzhi smiled and chose the person who asked the first question, the president of Microsoft Greater China.

"Liu, I would like to ask if your L-PAD really has the functions you mentioned? Don’t you think that there is no need to develop this product? The HOS system you chose to carry, everyone knows, that’s for A system developed by a smartphone, but you define this as a tablet, a computer! "

Sanders's point is obvious, how can one of your electronic products that use a mobile phone system be called a computer? Their Microsoft Tablet uses the XP system, which is the computer system with the most users."Each product has different characteristics. Just like a car, you can choose a comfortable car, you can also choose a sports car with excellent speed, you can also choose an SUV with excellent off-road performance, and even many crossovers , They are suitable for different venues."

"An SUV is equipped with a sports car engine. Have you never seen this kind of crossover? It is very popular in the market. Can you say that there is no need to develop this?"

Porsche's Cayenne is such a crossover. Many people said it was not like the four at first, but it has become a best-selling car. It has been on the market for five years and many people are buying it, which has brought huge profits to Porsche. .

Some people liked Liu Chuanzhi's answer, and of course some people despised Sanders. What kind of computer is your Tablet? The performance is not bad, and the price is so expensive.

Sanders still wants to keep asking questions, but Liu Chuanzhi has already ordered another person, Markieff, Vice President of Fruit Corporation.

"Liu, I'm very curious about where your product development and design ideas come from? Our Fruit Corporation began to develop and design this kind of tablet computer in 2002. And our iPhone next-generation product design ideas are similar to Wind The 3G version launched by the & Rain mobile phone also has many similarities. And the super MP3, does it imitate our IPOD-TOUCH?"Liu Chuanzhi put on a very puzzled expression: "How did our product development and design ideas come from? This is a trade secret, [no comment]. As for you said that you started to develop this product in 2002, I can be very responsible. People tell you, we have had the idea of developing this product in the last century."

"It's been five or six years, and you haven't researched it out yet. This can only prove that your Fruit Corporation is far inferior to our Lenovo Group in terms of technology research and development. As for the similar design ideas of mobile phones, I feel even more funny. Yes, you are still in the research stage, haha~~"

"There is also a super MP3, this does not need to be answered by President Liu Sheng, I can answer you. As everyone knows, MP3 is an epoch-making music electronic product developed by AIWA. It will always be others imitating our products, what about you? Isn’t TOUCH’s appearance and functional design very similar to AIWA’s previous generation of Super MP3? Didn’t your IPOD imitate our MP3?”

There was a trace of contempt in Liu Chuanzhi's expression, which made Markif unable to argue. Others are also whispering, what does Markieff mean just now, they all understand that this is accusing the Lenovo Group of stealing their ideas.However, it turns out that it seems that Fruit Corporation has been imitating other people's products, and there are many failed products. This representative of Fruit Corporation is really shameful!

Seeing other people's contemptuous expression, Markieff wanted to cry without tears. I'm telling the truth, we really started R&D and design a long time ago. Today these products are really similar to our creativity~~

"Watanabe Yasuo, do you have any questions?" Liu Chuanzhi ordered Sony's vice president again.

Yasuo Watanabe was a little proud, as can be seen from the order in which Liu Chuanzhi ordered the people, the questions were asked according to the size of the Corporation. Although he was ranked behind the Fruit Corporation, he was a little bit dissatisfied, but thinking about the many world-leading corporations behind him, he felt a little cheerful.

Our Sony is indeed one of the most powerful corporations in the world.

"Mr. Liu, Sony Corporation took the lead in launching electronic paper books. You can't deny this? We have launched more series. Have your product designs and ideas borrowed from us?"

He didn't use words like imitating or even plagiarizing, but used the words for reference, but they all mean the same.Liu Chuanzhi had already anticipated this problem, and he smiled slightly: “The idea of electronic paper books was actually proposed by Bezos as early as the millennium, but it was limited to technical problems at the beginning and could not be realized at all, so we didn’t. R&D."

"Your Corporation took the lead in researching and developing this. We admit that, but can I ask, how many units did your Corporation sell? And the last time your Corporation launched an electronic paper book at the same time with us, how many units were sold? ?"

"This time we launched a new product. Your Corporation recently launched a new product with the addition of internet/network functions. Does this idea borrow from us? Does your Corporation's e-book download website borrow from us?"

Yasuo Watanabe is silent. Although he doesn't know whether Liu Chuanzhi's idea of having this idea in the millennium is true, there was indeed electronic ink technology at that time. It was not surprising that he had this idea.

The idea of electronic paper books is known to more people, and it is indeed because of Amazon's Bezos. Their new product design has indeed borrowed from AIWA's product design.

Originally wanted to be provocative, by the way, to enhance Sony's image. But it turned out to be a challenge to Failed, making Sony a joke.

"Mr. Tony from Intel, please."The hands of all the people in the audience were still holding up. Company representatives were called up to ask questions, but none of the reporters were called.

But these reporters have no dissatisfaction. Their status and status really cannot discuss two disparate things together with the representatives of the big corporations. Besides, I didn't see all the representatives from Fortune magazine coming, and it turned out that it was not their turn.

People are constantly being called up, some questions Liu Chuanzhi can answer, and some questions are left to others to answer. The scene was so lively that everyone did not expect it.

This question and answer session lasted for nearly four hours, and everyone didn't even eat lunch. If it were not for Liu Chuanzhi's excuse that he was getting older and wanted to eat something, I am afraid that this question and answer session would not end until dinner time.

Many people are stunned that they haven't even used the toilet. None of them want to miss a single question!

Chapter 1757: Dominate The Headlines

Feng Yu looked at the executives of Taihua Holding Group and Wind & Rain Holding Company who were lying on the sofa in front of them, with a look of helplessness. A new product launch event actually exhausted these people.

But the young guy couldn't stand it for so long, let alone an old guy like Liu Chuanzhi.

"Too tired, but happy! " Liu Chuanzhi's mood at this time was painful and happy.

"Enjoy! " Hajime Yagyu shouted in crappy Chinese.

Jiang Wanmeng, Xu Lihua and others also looked tired, but they also showed excitement. Just take a look at those enthusiastic questions today, and you will know how important their products are.

They can think of tomorrow’s news, no, tonight’s news will be hiding the sky and covering the earth to promote them. Their products will also be paid attention to by more consumers, and they will once again lead The trend is up.

"Everyone, Sina News has begun to report, oh, Sina News has also started to report. OQ's and Wangyi news have also come out. The headlines are the grand occasion of our new product launch." Wu Zhigang held one. Said L-PAD.

He found that it was really convenient to use, it was much lighter than a notebook, and the screen was large enough to look more convenient than a mobile phone. Office software can also be used above, which can handle simple tasks.Liu Chuanzhi They all came together to see, Feng Yu smiled and didn't mix up.

For product sales issues, Kameido Masao, Ralph and Zong Qingxian are leading people in charge, so they don’t need to worry about them.

This year, Lenovo Group, Wind & Rain Electronics, AIWA, etc. have bought a lot of advertising time in many regions around the world, such as TV advertisements, paper advertisements and internet/network advertisements, and even large-scale advertisements at stations.

They decided to use the method/trick of advertising bombardment to establish their advantage first and not allow other companies to have a chance to surpass.

The idea has been taken out, and all corporations know it. Although there are some technical protections, most of them can be bypassed, and many alternative technologies can be found.

Perhaps the alternative technology is not so good, but as long as it can be used similarly, many consumers can buy it.

They are sure that many companies are now doing imitations, and it won’t be long before other companies’ similar products will appear on the market.

Even if there is an opportunity, it is impossible to prevent the sales of other Corporation's products. After all, those big brands have some fanatic(s), and they can sell a lot of them just by branding.The most important thing in the early stage of the product is publicity and quality. If publicity fails to keep up, sales will be blocked. But if the quality is not good and the public praise is poor, then even if it sells a lot, the sales situation will be a big dive, and it will have a big impact on subsequent products.

"Okay, don't look at those. Take a rest. Let's have a meal together in the evening without talking about work."

The others laughed and agreed. They were really busy during this time. Following the Chinese New Year, they can relax.

At the dinner, everyone was very happy. Driving (of a defect etc) to be of no great matter small jokes, talking about sports, talking about family or something, the atmosphere is very harmonious.

The next day, Hajime Yagyu and other members of the Wind & Rain Holding Company group left first, and they also had a lot of jobs there. Overseas sales during this period are very important. Fortunately, most people in the Wind & Rain Holding Company Group do not need to spend the Chinese New Year, but they are not worried about employees who are unwilling to work overtime.

In the Chinese market, many employees are unwilling to work overtime during the Spring Festival. If there are not local people in every factory, subsidiary, etc., sales during the Spring Festival will definitely be greatly affected.Taihua Holding Group Corporation's salary is not low, and the work intensity is naturally not low. Many people have worked hard for a year, especially many outsiders, who want to go back to their hometown for the New Year, or go out to travel and relax.

If it weren't for this year's matter to be very important, Feng Yu would not want these people to work overtime. Fortunately, many employees also understand, and the overtime pay is also tripled. There are also some people who are willing to work overtime, which can satisfy the normal operation of the Corporation.

That night, the headlines of the major media all became news of this conference.

Regardless of whether it is economic media, comprehensive media, or even some government media and entertainment media, these situations have been reported. Some sports media have also followed suit. Some celebrities endorsed this new product. Well, such as Dayao, such as Ronaldo, such as Elena, such as Ronaldinho Bert and so on.

Ordinarily, this time is supposed to be reporting about the election of the President of the United States or the President of Russia. This is not sure who the new President is. Isn’t it worth special reporting?

Even if China already knows who the successor is, many senior officials are changing terms at this time. Isn't it worth reporting? The heads of state of these big countries should be the main targets of the news media during this period.Even if it weren't for them, there are still many large corporations worth reporting. For example, some corporations have published fiscal year reports, some of which have increased their revenues compared to last year, and some have lost a lot of money.

And the price of crude oil keeps rising, and the price of gold keeps going up. Aren't these all the content that the economic media has been reporting before, and the number of followers is also very large.

Today is different. Almost all the mainstream media headlines are about this new product launch, without exception!

Many people have only noticed that it seems to be some new electronic product launches. The above title is quite attractive, saying what is the revolution of electronic products.

The revolution of the product, this is not just a matter of just talking, it must have a particularly significant change before it can be said, otherwise it is a joke.

The emergence of MP3 in those years was regarded as one, defeating all the traditional cassette player and CD.

The emergence of VCD is regarded as one, defeating all traditional video recorders and LD large video discs.

The emergence of Amazon can be regarded as one. It has changed the shopping habits of many people and can shop at home.

Companies such as Google and Baidu have also been counted. They have changed many people's concept of search engines, and even now many people's online homepages are the pages of their search engines.At this time, many people suddenly realized that these products that changed people's cognition and habits were actually Feng Yu's investment!

At the beginning, Wind & Rain Electronics had a slogan that technology changed the world, and it made many Corporations laugh for a long time, but now it seems that they are really changing the world!

And when they saw these new products, especially the tablet, they found that it was really a revolutionary change!

The computer has abandoned the keyboard. How can this be done? !

Many people like to read the news, either for entertainment or sports, but today's headlines are different from what they thought.

When many people saw these news, they also paid attention to these products. Perhaps I did not remember the names or brands of these products, but left a vague impression in my heart.

When they see the ad again, this impression will continue to be deepened until they become one of the consumers of these products!

Chapter 1758: Salute (Happy New Year)

After the new product launch event dominated the major media headlines, advertisements for various products also appeared, hiding the sky and covering the earth. Strike while the iron is hot, strengthen people's impression of these products and brands, and stimulate sales.

In the first few days, all kinds of new products were very popular. Needless to say, tablet PCs, this is the only one, no semicolon, even Wind & Rain Brand is not produced, only Lenovo is the brand.

The sales figures make the sales director of the Lenovo Group wake up from sleep. And because of this product, it also drove the sales of other PC products in the Lenovo Group.

This time the Lenovo Group has become the world's number one PC in terms of production and sales. Who else would say it was a fluke? Who else is not convinced? Who said that we only rely on the China market, in the European and American markets, we also have many best-selling products!

The electronic paper book jointly released by various brands even added Philips and Tata two brands this time. They paid a high price for the patent license, slightly changed the appearance, and then made this product.

Sony, four-star electronic paper books, instantly fell into an unmarketable dilemma.

Shop around. Their products don’t have any advantages. How can they be sold?

As for Wind & Rain S4 and Aihua H4, two 3G smartphones, the fiery/popular sales are unusual. Even many people say that this is the smart phone in their minds. Can phones of other brands be called smart phones?As for AIWA’s new 3G version of Super MP3, the sales situation also made Hajime Yagyu laugh from ear to ear. Dugu’s defeat, so that other Company’s MP3s have to be sold at a reduced price, otherwise they will not be sold!

The introduction of these new products to the market can have a significant impact on other brands. They did not expect that these products were so popular, and they did not expect that the advertising campaign was so fierce this time.

Celebrity endorsements and various advertisements make people see advertisements for these products every day. Even these electronic products are labeled as fashionable, as if you are not fashionable enough without these products.

There is a line at the door of other people's stores, their store you can net sparrows at the door, the gap is too big. And this has too much influence on brand awareness, and those electronics giants must not just watch and do nothing.

Although they have not yet launched new products in the 3G version, they can make trouble at this time and affect the sales of these products. Otherwise, after they succeed in research and development, the market TM will soon be saturated, how many more can they get?

[Fruit Corporation claims that someone in their technology research and development department has been bought and has leaked a lot of important technical information about new products]

[Sony Corporation announced that AIWA and other Corporation’s electronic paper books infringed their three patents][Thomson Corporation sued Wind & Rain Electronics, Aihua Electronics and other companies because Thomson’s patents were infringed by these corporations]

[Microsoft and Intel and other corporations have jointly announced that L-PAD is a product imitating their Tablet]

[Dai Er and Huipu Corporation plan to sue Lenovo Group for patent infringement]

[Four Star Corporation said that their LCD technology far exceeds Wind & Rain Electronics, etc.]

Various kinds of negative news frequently appeared. It seems that other electronic companies are now targeting these sub-Corporations under Feng Yu. Even Thomson, a former ally, took a hit.

Thomson's betrayal made Feng Yu the most upset.

At the beginning, they all said that their business route was wrong, and they didn't listen to it. They thought that Feng Yu had intervened in the management of their Corporation and said that Feng Yu wanted to annex them.

Later, the facts proved that they were indeed wrong, but not only did they not know how to repent, they also demanded this and that, and their attitude was still so arrogant.

It's okay for everyone to part without hard feelings. It's not that they didn't cooperate without their former partners. Thomson joined Feng Yu's rival camp, and Feng Yu didn't say anything.

But now Thomson even took a bite back, which is too much.Is the patent owned by Thomson? It's nonsense. These patent research and development, even old allies like Philips have not been able to participate, let alone Thomson.

This patent belongs to Taihua Holding Group and there is no problem at all!

And what did the Fruit Corporation say, suggesting that their design was stolen?

World-class companies such as Microsoft, Intel, Four-Star, Huipu, and Dai Er are all accusing, even groundless accusations.

Feng Yu is still tolerable, he is really a saint.

To fight back, you must fight back. Isn't it just a slobber? The public courtroom accusation is okay. At the same time, Feng Yu is not afraid of fighting with these companies.

Kameido Masao and others were instigated by Feng Yu and started a full counterattack.

However, this counterattack is also very interesting. It is not that they have been accusing the other party's products for not working, or that the other party's accusations are wrong and outrageous, but by showing evidence to prove their innocence and promoting the brand by the way.

The two corporations attacked each other in the media, and such things often happen. At the beginning, Aodi and Baoma have done this, with a small fee, and won huge attention, which is a very successful marketing case.Everyone is now accusing Lenovo, Wind & Rain Brand, Aihua, AIWA, etc. It is not without these plans. Even if they can't win the war of words, they have received widespread attention and the brand has been well publicized.

Now these brands have accepted the trick, but the method/trick of counterattack is very different from what they imagined.

Everything seemed to be self-evident innocence, and did not take the opportunity to attack them in turn. With some side propaganda, Lenovo brand, Wind & Rain Brand, etc. have been promoted as gentlemen's images, and then their accusated brands have become barbarians.

Many people say on the internet/network that they are jealous of other people's achievements, and if they can't do it by themselves, they discredit others.

And if you look at what the Lenovo brand and Wind & Rain Brand are like, they not only pay attention to etiquette, but also give a positive explanation. People obviously disdain to fight these boring wars of words with you.

Take a look at what Kameido Masao said, when there is time for saliva, it is better to care about the company's product development and the lives of employees. This is what a company executive should do.

They punched out, not only did they miss someone, they seemed to be covered in shit~urine!The remarks on internet/network about their jealousy etc. have intensified. Many netizens are willing to believe this kind of news, apply it artistically, and then spread it out again.

After several days of fermentation, there have been many stories on the internet/network, such as Microsoft executives meeting to discuss how to discredit the Lenovo Group, or Sony and Four Stars discussing how to deal with Wind & Rain Brand.

The vivid image of the description makes many people take it as real. Even if some people think about it carefully, how is it possible for some people to pass on these big corporation high-level meetings, but they also think that these guesses are likely to be facts!

Sony, Thomson and other companies that attacked the most violently, were the worst hacked. They felt spitting at others, and as a result, TM was against the wind and they were all blown to their faces!

Chapter 1759: Tucao Spring Festival Gala

When it was time for the New Year, Feng Yu and his family sat in the living room and watched the Spring Festival Gala together.

The living room is equipped with a large rear projection, clear and large, even if Feng Yu's grandpa expression is not very good, he can still see it really.

At this time, the Spring Festival Gala, before Feng Yu was reborn, was constantly complained by people all over the country. There have always been some classic shows in the Spring Festival Gala.

In fact, the Spring Festival Gala was complained, not because the stage effect is too scum, nor is it that there are no celebrities, but because of the programming of the show, the feeling of partying is missing.

The entire show is all eulogizing, making it like a reporting performance, all kinds of emphasis on the main theme, the host's lines, can make people embarrassed and cancer.

Get some internet/network hot words every year, think it is close to life? I don't know at all. At that time, every Spring Festival Gala was over, the most attention was paid to those Guan Yu Chun's late jokes. Even many people felt that the jokes were much better than the Spring Festival Gala.

"I heard that there will be Zhao Benshan again this year. This Spring Festival Gala must be beautiful." Feng Yu Mother said

"Well, the important thing is that there is Song Dandan. That sketch is just a laugh." Feng Yu's father obviously prefers Song Dandan.

At this time, Zhao Benshan and Song Dandan are considered golden partners. They are both brothers and sisters in the sketch world. They can suppress Huang Hong and Cai Ming, and the audience's sense of expectation is also higher.It is said that Song Dandan did not plan to participate this year, but the upper hand strongly urged him to participate and get a sketch about the Olympics. Many programs have moved closer to the Olympics.

China has not held such a major event in many years. After this year, China will inevitably receive the attention of the world.

Some overseas students said that many students from European and American countries don’t even know where the capital of China is, the geography of other people, and so on. They mainly study their own country, and history is the same. Foreign students are optional.

China, a big country, is so underestimated, which hurts the hearts of many netizens.

However, after this year, China will surely be remembered by more foreigners, and China can officially announce its rise!

"This year is the Olympic year, and our country is definitely lively." Feng Danying said with a smile.

The shows were performed one by one, and Feng Yu also thought it was good. It was a good memory. Although there are some arrangement of the main melody, it is not annoying.

However, Feng Yu still holds an L-PAD in his hand, ready to comment on this year's Spring Festival Gala. By the way, he can spit out the rhythm and let those Yang Tai people reflect on it as soon as possible, so as not to deviate in the future.

"Uncle, what are you doing?" Li Zhixing approached and looked at the L-PAD in Feng Yu's hand.Of course, Feng Yu gave his nephew one to play, but Feng Danying did not allow Li Zhixing to always play with electronic products, so he was confiscated. Although I bought a mobile phone for Li Zhixing, it is a classic value machine.

In Feng Danying's words, what can you do, make and receive calls, send a text message, etc. What can you do with so many functions?

Even at that time, Feng Danying wanted Feng Yu to give Li Zhixing a customized version of the super value machine, and uninstalled the games such as Russia Cube and Snake.

"Uncle watched the Spring Festival Gala and handed out something to meager."

At this time, bloggers and customers have transitioned to a meager transition, and companies such as Sina have also successfully developed apps that can be installed on mobile phones and are working hard to promote them.

They were inspired by the foreign Twitter, and found that many of the blogger mechanisms have fallen behind and are just in time for revision. This time, in addition to the traditional three major portal websites, even the Penguin Group has joined them.

The meager operation method is still similar to that of bloggers. Various big Vs and various real-name certifications have also brought considerable income to these companies.

Feng Yu is naturally the first batch of people to try it out, and he is also helping to promote the product.

"Uncle, are you trying to prick?"Li Zhixing's eyes widened when he saw the content edited by Feng Yu.

"What's the matter, the show is for everyone, can't people comment on it?"

But I have to admit that there were not so many flaws in the Spring Festival Gala at this time, and Feng Yu wanted to pick a thorn, but couldn't pick too many.

He just commented on some programs, and his words were not very serious. The seek truth from facts said some deficiencies.

Feng Yu was called an art consultant by the Yang Tai Spring Festival Gala working group in the early years. He definitely has this qualification!

When Feng Yu's meager post was sent out, many people who followed Feng Yu received the prompt immediately, especially those sitting in front of the computer.

Director Jia, who has been waiting for retirement, looked at Feng Yu's meagerness, shook his head and smiled. This Chief Feng doesn't talk about the artistry at all, just that the show has lost the original meaning of the Spring Festival Gala.

What is the Spring Festival Gala? It is a gala show in one of the most important festivals for Chinese.

The Spring Festival Gala is a habit. Many people say that if you don't watch the Spring Festival Gala, it seems that something is missing this year. Watching a Spring Festival Gala lively together with the whole family is a happy moment many people look forward to.The program can be warmer, more joyful, and more lively, but it can't be too close to the government. This is a party that brings joy to Chinese people all over the world. Don't do so much government stuff.

Just say that this year is the Olympic year. Why do you say so much, don’t others know? What does the Spring Festival Gala have to do with the Olympics?

There are also Spring Festival Gala to take care of all the crowds, so you should look at what all the crowds like most, and what do you do with so many urging programs?

And those songs, how many people like those songs? The song should be the same as "Look Home Often", suitable for all ages.

Director Jia doesn't know, what kind of Peking opera show, many people will go out to set off guns as soon as they watch it, but it can't be said that the show is to urge people to set off guns, right?

What is this!

You youngsters don't like it, but this is the quintessence of the country, can it be done without making a paragraph? There are also children’s programs, which are for children. Can’t you do it?

The songs are all pop songs. If you invite those singers to come, do you want folk songs? A song that is suitable for all ages like "Long Go Home and See" requires us to have talent.

In less than an hour, Feng Yu posted several meager articles. Feng Yu is the absolute top big V at this time, and the number of fans is more than that of big stars.After seeing Feng Yu's meagerness, some people began to forward it, and some people also followed the trend with similar meagerness, and wanted to take the opportunity to make a splash.

Feng Yu didn't know at all, he just expressed some emotions to remind some people, but he brought the tradition of spitting out the Spring Festival Gala.

And he also brought a hot internet/network word, which is to urge people to fire off!

Chapter 1760: Uncle, I Want A Haircut

"Hey, this dance is too powerful, how can people make this kind of action without falling?" Feng Yu Mother exclaimed.

The dance of "Flying Heaven" is really amazing. It seems that (of houses, scenery etc) is magnificent, making people really think that it is the seven fairies in the sky.

Li Na saw Feng Yu hesitating to speak and couldn't help asking: "Do you know the reason?"

"Hurry up and talk about what is going on." Father Feng Yu kept urging.

"Look at it and you can see that there is no one. One of their feet has never left the stage, and this stage also rises from below, right?"

Feng Xingtai They are all confused. What does this mean?

"I guess one of their feet is fixed on the stage with a special thing. To say that this dance is really difficult, but it hasn't reached the point of deification."

fixed?

They thought about it carefully, and it seemed so. If one foot is fixed, then those movements can be explained. Wearing a long skirt in ancient costume, it just can conceal the fixed feet.

With that said, it seems that this dance is not so amazing.

"Look, I won't tell you, you have to let me say, now you regret it?"

It's like magic. After being pierced, it loses a lot of fun, and it doesn't feel interesting at all when you look at it.Of course, this was not guessed by Feng Yu, but guessed by previous generation/life netizens, which was later confirmed.

After the reunion dinner, everyone went to bed. Li Zhixing was still very energetic, but the two little guys of Feng Yu had already begun to get confused.

After Feng Yu and the others went to bed, many youngsters who insisted on vigil began to become active on the internet/network.

Only then did they see the meager reposts by many people, and the hottest topics must be Guan Yu Chun late, but among them, why are there some strange things?

"Have you watched it, Feng Yu complained about the Spring Festival Gala, saying that there were many shows that urged people to fire off."

"Puff~~ urge people to fire the cannon! Don't say it, I really went to fire the cannon at those times. This year's cannon is obviously less! "

"Hahaha, in fact, it's not just going to shoot a cannon, but you can also pee. What is this called, this is called urging people to pee! "

"The upstairs is classic. There are indeed a few shows, which are full of urine. But just so, if all are wonderful shows, I don't have time to go to the bathroom, and I don't drink less beer during dinner! "

After the Spring Festival Gala is over, many people are willing to comment on the Spring Festival Gala. Those in the Spring Festival Gala program group are also very concerned about these comments.Seeing your own work, whether the masses are satisfied, and watching the praises of others, what a sense of accomplishment.

Xiao Wang is a member of the Spring Festival Gala working group, responsible for statistics of ratings, internet/network praise rates and so on. This year’s Spring Festival Gala will not only be broadcast live on TV, but also on internet/network, so that many people who don’t have TV can also watch the Spring Festival Gala through internet/network.

Xiao Wang thinks that this year is definitely a good comment. He thinks that there are a lot of language programs this year, and the dance has its own characteristics. The singer has also invited several popular singers. What's more unsatisfactory?

But when he clicked on the live webpage, the following rumors made him stunned.

What the hell is it? What does it mean to urge people to pee?

And what does it mean that the XX song is very good, but he turned around and said that there was just enough time for him to play a magic bullet?

And the one who said that the song was too long, after a pee, it didn't even finish singing!

What kind of people are these? These shows are asking you to provoke you, so don't watch them if you don't like them. How can they talk like that.

He looked through these comments one by one and found that many people were criticizing. Although there was no curse in the whole article, they were criticizing the show.

Of course, there are a lot of praises, which finally made Xiao Wang feel more comfortable.

After seeing the feedback, the leader on duty shook his head and said nothing.Xiao Wang was anxious: "Director Zhao, you have to let the net~monitor oversee this? We must deal with these people, seriously!

Tai Chang Zhao patted Xiao Wang on the shoulder: "It's okay, you have to accept the opinions of the people humbly, and then improve yourself. You can't just stand up to praise and can't stand criticism.

Xiao Wang's whole person is stupefied~ I shouldn't. Director Zhao has a fiery/popular temperament, and he is the person in charge of this Spring Festival Gala program. This is criticized, but he has to bear it?

When Xiao Wang wanted to say something, when an old employee gave him desperately, he shut up.

When Director Zhao went out, he approached the old employee: "Brother Ma, what's the situation?"

"You haven't seen it. Feng Yu made the cause of this incident. He said that the urge to fire off the cannon."

"Feng Yu? Feng Yu, the richest man in the world?! What did he do with this? Didn't you mean that he had the Spring Festival Gala with him back then?"

"Hey, who knows, maybe it's just a suggestion. Calm down, after all, this praise is still the majority of us. It will be better to improve in the future. Don't forget, Chief Feng is still the biggest sponsor of the Spring Festival Gala, do you think Zhao Can the director go to Chief Feng's theory?"

Feng Yu didn't know at all, he casually wrote a little meager, and even brought the rhythm, if he knew... he would write more exciting! "Zhihang, come here. This is the New Year's Eve money from your uncle." Feng Yu took out a small red envelope and handed it to Li Zhixing.

Li Zhixing looked disgusted and returned the world's richest man. This is the amount of New Year's money!

"Yeah, what is your expression, don't give it to me! "

It's not that Feng Yu doesn't want to give it more, but her sister doesn't let it, saying that Li Zhixing, a kid who loves snacks now and spends extravagant money, doesn't know how to save.

Feng Yu is also afraid that if he is not careful, he will train his nephew into a prodigal son. That would be too Failed.

Li Zhixing collected the money in a slippery manner, and then started to pay a New Year's greeting to others, by the way... for New Year's money.

With so many elders, he can collect a lot when he comes down, enough for him to buy snacks. He is not fat, and I don't know why his parents won't let him eat snacks.

Besides, if he doesn't eat it, he can buy it for female classmates. I heard that when my uncle went to school, he always bought snacks for his aunt. See how good aunt is with uncle now.

"Uncle, you give me another L-PAD?"

"Don't you have one, what else do you want?"

"Just leave it alone, you give me your one, and you buy a new one."

"Which female classmate is it again? Your dad told me, your boy, this is going to be in love soon."
"Didn't you and your aunt fell in love at the beginning?" Li Zhixing said in dissatisfaction.

"Can it be the same? How did I hear that you have all liked three female classmates? How old are you?" The prodigal was not regarded as a flower, and it would not work for a playboy!

Li Zhixing rolled his eyes and thought: "Uncle, I think my hair is a bit long, I want to cut it."

Feng Yu turned around abruptly and stared at his nephew. As the old saying goes, he shaved his head to death in the first month. Although he knew that this was a feudal ~ Jian fan ~ belief, Feng Yu still felt unlucky.

This little bunny, it seems necessary to teach him a lesson today.

Feng Yu pushed his sleeves up twice, Li Zhixing ran away and shouted as he ran, "Auntie, come on, uncle is going to hit me! "

Chapter 1761: Tragic Little Cloth (Happy New Year)

Auba Niu, a black child, was able to become the new president candidate of the United States. Many people did not expect that he should be a very inspirational model.

Some of the policies described in his campaign are very different from those of his predecessors, and seem to solve many problems for the United States.

First of all, he promised to end the war and end their military operations in countries such as Iraq. This is understandable. The American people have long said that this meaningless war should be ended, a waste of money, and no practical effect.

You said that if you can show a crushing military strength, it turns out that the U.S. and its coalition forces did not gain much advantage. The argument for looking for large-scale weapons is becoming increasingly untenable. Feet up.

Of course, their wars in Afghanistan and other regions are all arduous and thankless tasks. Apart from those arms and fire dealers making huge profits, they did not bring any major benefits to the United States.

Originally, GCEO rge Bush wanted to rely on these to achieve their control over the Middle East, thereby controlling energy and allowing the United States to get the most benefits.

But unfortunately, Saudi Arabia and other countries are not a bird of the United States, and countries such as Russia and China are unwilling to watch the success of the United States. Therefore, this strategy of the United States is simply Failed.Obama wondered that the American people are most concerned about energy issues, so use energy issues to get the votes. So he announced that he would achieve energy self-sufficiency.

In other words, shale oil will be greatly developed in his tenure, and even the Government plans to give some subsidies to get rid of the influence of Saudi Arabia and other countries on the US energy strategy.

As a result, GCEO rge Bush is trying to alleviate OPEC’s decision to cut production. As soon as Auba Niu said these strategies, OPEC was even more reluctant to talk. The news was held again, announcing that the oil production cut deadline was undetermined, short Time has no plans to restore production.

As soon as the strategy of reducing crude oil production came out, crude oil prices began to rise immediately. Coupled with the rising sentiment of many large consortia in the world, even many retail investors entered it, causing crude oil prices to rise.

Obama also said that it is self-sufficient, but as a result, crude oil prices have skyrocketed, greatly increasing energy expenditures. The U.S. is the country with the largest number of cars in the world. The increase in crude oil prices has the greatest impact on them. Especially many U.S. cars are models with high fuel consumption!There are also Obamas who said they would increase taxes, especially for the middle class and above, and increase taxes, which in turn stimulated many people. It is the universal medical insurance plan that many American poor people like very much. Unfortunately, it requires too much money. GCEO rge Bush also wants to come to this universal health insurance, but he can't afford the money.

The Obamas have not yet come to power. These campaign speeches alone have caused GCEO rge Bush a lot of trouble.

In fact, if he is allowed to come to power now, he will find that his estimation of the situation is far from enough, and the economic problems of the United States are more serious than he thought. His ability makes him unable to alleviate certain situations.

GCEO rge Bush's tax reduction policy has won the support of many people, but this has also reduced the tax revenue of the U.S. Government a lot, and the Government has no money to use.

Oba Niu said that there would be no tax cuts, and it might even be possible to increase taxes to the middle class. Of course, he just said it was possible. But even if there is no increase or decrease, the U.S. economy has suffered a serious decline, and the tax revenue itself has been greatly reduced. After he takes office, he will definitely still have no money to use.

When GCEO Rge Bush took office, although the economy was not very good, and the internet/network bubble broke out, it was not so serious.

The most annoying thing is that he found that there are still many companies, obviously in the hands of GCEO rge Bush, the losses are already very serious, but GCEO rge Bush ignored them, and instead covered them.Aubaniu must let these cover-ups be exposed, otherwise he will not be able to hold it in his post, and perhaps he will soon have to take the blame and resign. These Company’s losses, if some measures are taken in time to save, the matter may not be too serious, but when he takes office, the problem is already too big.

Aubaniu still doesn't know that the losses of the Liangfang Group are getting bigger and bigger, and the hole in the subprime mortgage bond will not be plugged. At the beginning, those small financial credit corporations were about to go bankrupt, and the Liangfang Group took over too many rotten bonds, and many investment banks and fund corporations were already heavily in debt.

When these Corporations are over, who will take over? It can only be Government!

The once brilliant Liangfang Group, several investment banks and insurance companies in the United States, are now eligible to apply for bankruptcy protection. However, some people think that things have not reached the point of being irretrievable. If they file for bankruptcy protection, they will lose many customers.

The three major U.S. auto companies, except Ford quick sword cuts through tangled hemp, quickly shut down some factories and sold a large number of businesses. With the ability to save themselves, the accounts of General Motors and Chrysler are very ugly, especially General Motors. .

Chrysler has just been repurchased by a US consortium, but it has been smashed into his hands. This is relatively easy to save. As long as a new shareholder is found, the Company can rise from the dead, at least not bankrupt.But the accounts of General Motors are really unbearable to look at. You lose so much in a month? At this rate, General Motors’ debt this year will exceed 100 billion U.S. dollars, and the market value of General Motors is so high at this time. Doesn’t this mean that such a big car company is owned by someone else?

There are financial credit institutions such as Leman Brothers Bank, some fund Corporations, etc., all of which crazy increase the financial leverage multiple to attract more speculators to invest. As a result, not only did they make money, but instead made the pit more Bigger.

The stockmarket in the United States has a faint tendency to plummet. Those blue-chip companies that say they are stabilizing the stockmarket are useless at this time. Instead, they all start to lead the decline.

The stock prices of Microsoft and IBM are falling at this time. Many of the stocks of Bank and Insurance Corporation have fallen the fastest.

The entire team of GCEO rge Bush is studying at this time how to save the U.S. economy and do not seek to make the U.S. economy recover in a short time. The most important task now is to keep the U.S. economy from deteriorating.

What he hates most is the Obamas. You said you are still running for the campaign. Even if you get the news, how can you deal with the mess?Oba Niu became exhilarated and kept giving speeches and publicized the failure of GCEO George Bush Government's decision on TV. What a heavy blow to the US economy in the hands of GCEO George Bush.

In this way, many cover-up methods/tricks of GCEO rge Bush can't cover up at all. Feng Yu is very happy to see these things happen, he wants to see what other method/trick GCEO rge Bush has!

Chapter 1762: Short Stock

"Going again?" Feng Yu Mother complained, "It will be a long time since the two children won't see you."

"Mom, don't worry, I will definitely be back before the Olympics. I will be busy this year. From next year, I can gradually retreat behind the scenes and truly retire." Feng Yu said with his son.

"You told me the same before. Forget it, the daughter-in-law doesn't care, and I can't control it. I tell you, I have to come back for a few days every month, not to mention the long distance, and it’s not long by plane."

"Knowing mom, I'm not just making money this time, I'm already the richest man in the world, even if I don't do anything now, I won't be dragged down from this throne. This time, I will give the US a lesson."

"What do you mean, teach the United States a lesson, what are you going to do?" Zhang Muhua looked worried, but the United States, can his son be an opponent?

"Economic matters are not easy to explain, you can rest assured, there is no danger."

"Then you bring more bodyguards."

Without Mother's reminder, Feng Yu will also bring more bodyguards. This time he has to do a lot of things, which may touch the interests of many people, in case he encounters a crazy guy and regrets it is too late.

Nothing like this happened in history, it doesn't mean it won't happen in this life.Feng Yu is going to the U.S. this time to study and short U.S. Stockmarket.

Now many securities corporations in the U.S. have fallen into high losses, and the financial leverage they have given has become increasingly high. The worse the economic situation is, the more those securities corporations will adopt a high financial leverage strategy.

During the Asian financial turmoil, Soros was able to obtain so much financial leverage because of the sudden changes in the economic situation.

Lehman Brothers, the fourth largest commercial bank in the United States, and the world Boss of the real estate asset securitization market, are in a huge crisis at this time.

The three major fund Corporations under its umbrella are getting more and more indebted. Lehman Brothers is preparing to liquidate its bankruptcy in order to temporarily get rid of some of the burden.

If it does not go bankrupt, then the debt will be like a snowball, growing.

Feng Yu is now in the Wind & Rain Imperial Building in New York, looking at the computer screen in front of him, and instructing his subordinates to operate.

"When you borrow Leman Brothers stock, you can use as much financial leverage as you can, and you can borrow as much as you can, and sell me the shares of this Corporation! "

Lehman Brothers, this is one of the constituent stocks of the S&P 100 Index, and has business dealings with many Corporations. Do they also provide financial advisory services?

U.S. funds began to short-sell Leman Brothers' stock, which caused Leman Brothers' stock price to plummet by 7% on the same day.The CEO of Lehman Brothers Richard Fuld, the Wall Street giant who developed Lehman Brothers, is now thinking of a way.

A large number of short-selling of their Corporation's shares in the market will make the crisis of Corporation even greater. If investors lose confidence in their Corporation, then there is a real crisis.

They believe that this is due to the bankruptcy and liquidation of all three of their funds. Of course, there must be a consortium that is attacking them.

They don't have the money to fight against the consortium that hit their stock price, but they can introduce other funds to let the consortium sound out the difficulties and retreat to avoid defeat.

In particular, their Leman Brothers have close ties with many corporations. Once Leman Brothers has a problem, a domino effect will form. Therefore, those Corporations will definitely support Leman Brothers and must also support them.

The Leman Brothers method is to raise stocks and raise funds.

Now that I don’t have any money in my hands, I issue some stocks to raise funds so that the Corporation has the funds to operate normally and avoid a break in the capital chain.

But this is a way of drinking poison in the hope of quenching one's thirst. As soon as Feng Yu heard that Leman Brothers was contacting other Corporations to raise shares, he immediately bought the shares of Leman Brothers and returned them to the Securities Corporation. Close the position.After this period of shock, Lehman Brothers’ stock price has gone from 60 US dollars to 49 US dollars, a drop of nearly 20%.

Feng Yu, who has been short-selling the Leman Brothers and the U.S. stock index, also made some profits. He filled in all his losses from selling the U.S. dollar and made a little profit.

Lehman Brothers’ additional stock issuance went very smoothly. They are confident that they will once again bring the stock price back to a high of sixty dollars, and this time they can definitely raise six One billion dollars.

During this period, Feng Yu did not short the Leman Brothers stock, but began to short the Liangfang Group stock. The US housing mortgage loans handled by the two housing groups accounted for almost half of the total.

There is also a very good organization called the Government Mortgage Association, which is the real state-owned housing loan company in the United States. Why didn't this corporation fall into a serious crisis, because they did subprime loan securities and couldn't compete with Liangfang Group.

The mortgage-backed securities of the Liangfang Group at this time exceeded 2.5 trillion U.S. dollars. Counting the Government Mortgage Association, the total amount is better than 3.2 trillion U.S. dollars, accounting for more than 16% of the total value of U.S. outstanding bonds!It is no wonder that the bankruptcy of these two Big Mac Corporations will deal a heavy blow to the US economy. This will be damaged, not only the Government of the United States, Japan, the European Union, many Governments, banks, etc., will also lose a lot of money, and this time, China can perfectly avoid it.

At this time, it is not only Feng Yu who is short-selling the stockmarket in the United States, but many hedge funds in the world, or other funds, can see that there is a big problem with the stockmarket in the United States. This is obviously bad news.

Therefore, many funds are selling short US stock indexes at this time, including many domestic funds Corporation. In the face of interests, Americans do not care about the country’s economy. Anyway, if they are rich, they can be masters in any country.

Fund Corporations in Europe and Asia don't even care. Anyway, the US fund did not go to loot a burning house when there were economic problems in some countries in Europe and Asia. They just carried it forward.

Some large fund Corporations in the United States took the opportunity to sell short in financial markets such as Europe and Japan, which are highly connected to U.S. Stockmarket, in order to make up for their losses through mutual harm.At this time, China's semi-open financial market is showing its advantages. And because it has been lowered a lot before, the profit margin is very small and the operability is not great. Therefore, the Tokyo stockmarket is the biggest target in Asia, and the biggest target in Europe is naturally the London market.

Many fund Corporations are already in a state of restlessness. Today a certain Corporation made a lot of money, and tomorrow, the Corporation will invest in Failed and go bankrupt.

People in the financial industry all over the world are extremely busy at this time. This kind of scene is exactly what Feng Yu wants to see. The stockmarket of the related financial market will fall, and the U.S. will also be affected. The decline of U.S. Stockmarket has become unstoppable!

Chapter 1763: Unemployment In The United States

Today it happened that the Los Angeles Wind & Rain team came to New York to play against the Brooklyn Nets. Feng Yu watched a game by the way, which was considered to relax his nerves.

Before the game started in the team's locker room, Feng Yu came over to see the team's recent situation. Several of the team's main players were injured this year, but it gave China players many opportunities to play.

Before entering, Ali Nas was chatting with Martin and said that several of his friends were unemployed. At the beginning, I was working in a bank. It was definitely a good job, with a high salary and not tired.

But I didn't expect that the subprime mortgage crisis last year would be so severe, and U.S. banks began to lay off staff one after another.

Martin said that some of his friends were even more miserable. They worked at AT&T. As a result, because of the financial crisis and the rise of the mobile phone business, the number of customers who installed traditional phones dropped sharply, causing their income to drop sharply, and they had to start layoffs.

Billups, wearing a suit, said that they are good. He has a friend who works for General Motors, which is the world's largest car company, and as a result, it is also layoffs.

They were talking, and when they saw Feng Yu coming in, they hurriedly stood up to say hello. Speaking of which, they may not be paid as much as other teams, but they have more endorsements and make them a lot of money.Several other teams came to dig people, and they were reluctant to leave unless the team took the initiative to trade.

Paul Allen once complained to the league that the Wind & Rain team was shady. There is no reason why so many All-Star players are on one team. But he has forgotten that in order to fight Wind & Rain, he organized the Big Five, and even the sixth man is a star player with an annual salary of 10 million.

Moreover, it is not uncommon for players in the league to take the initiative to lower their salaries in order to compete for the championship. Besides, many fans like to watch the current confrontation between New York and Los Angeles, not to mention this has opened up the market for China and Russia for the league.

"This is the Olympic year, Carl, players can't get injured. This year, it doesn't matter if you can't make it to the finals. At the end of the season, just like the previous two years, organize some people to be the sparring team for the China team. I won't treat you badly with my salary. You can go to China to watch the Olympics."

These players are very happy to go to China. This trip means that they can play and make a fortune. Their popularity in China is very high.

Even all the people in the team can speak a few simple Chinese words. Who makes so many Chinese players in the team?There are several black players among them. In order to take care of their friends, they have to spend more money. Especially this year the situation is not good, many of their relatives and friends are unemployed, and they also need to work harder to make money.

Most of these players are not well-educated. They don't understand why the US economy has suddenly deteriorated and why so many people have lost their jobs?

In their view, when the economic situation is bad, shouldn't more people go to get loans to tide over the difficulties? Ordinarily bank should need more talents. Why does bank lay off the most?

"Mr. Feng, my agent told me that it is best not to invest in stocks recently, saying that U.S. Stockmarket will continue to fall. Is this true?" Pierce asked suddenly.

Feng Yu smiled: "Yes, your agent didn't lie to you. Don't look at the U.S. Stockmarket that seems to rebound these days, it's all an illusion."

Pierce has a bitter face. His salary is not low. It is the highest in the team, although it is only $13 million, which is not comparable to the big brothers of other teams. But he has a lot of advertising endorsements, which are enough to make his income ranked in the forefront of all players.

But he knows very well that many players will soon go bankrupt after retiring because they don't know how to manage money.Feng Yu once told them that they should learn financial management and not just enjoy it after making too much money. A life of bankruptcy is definitely not what they thought of.

In the past, Pierce gave some money to brokers to invest in stocks. At that time, U.S. Stockmarket almost bought everything up. But beginning in the second half of last year, the situation suddenly developed rapidly after abrupt turn, and the stockmarket dropped from the highest point of 14,000 to the current 11,000 point.

Pierce really doesn't know what he should invest in. Is this money deposited in the bank? But his bank friend told him that the existence of a bank is equivalent to a depreciation. Has the dollar been falling?

Feng Yu looked at several other players looking at him, even including Dayao and other Chinese players.

"Well, let me give you a small suggestion. There are also Wind & Rain Consultation branch offices in the United States. You can invest your money in Wind & Rain Consultation. I think the lowest gate of one million dollars. Most of you are Have you reached it?"

"Wind & Rain Consultation's rate of return will not disappoint you. Although it can't make you rich, it definitely allows your asset growth to outperform the market easily."

Feng Yu doesn't mind giving these players some money-making opportunities. These players have also contributed a lot to the team, making the Los Angeles Wind & Rain team profitable every year, which in itself is not easy.What's more, the money spent on buying the team has already been earned back, not to mention, the team has also appreciated tenfold! Coupled with some advertising effects, Feng Yu made too much.

Some Chinese players’ salaries are not high, they have to pay taxes in the U.S., they have to pay taxes in China, they have to pay training fees, and they have to send money to their families. So they took out a million dollars at once. Is very difficult.

Seeing those Chinese players who want to invest and feel a little embarrassed, Feng Yu pointed out: "You can pool it up and make it more than one million dollars. Sign the agreement in advance to avoid disputes. Or you can invest in China. , Taihua consulting is also good, one million RMB over there is enough."

Before coming in, Feng Yu heard what they said that unemployment in the United States is getting worse and worse. This Feng Yu has been paying attention.

At this time, the top layoffs in the United States are the banking industry and the car industry, and then the real estate industry and the express delivery industry.

The bank’s loss is too serious. Before, many salesmen were required to handle business, but now there is not so much business at all. What are they doing?

A compensation is the best choice for the company to lose weight. The car industry is even simpler, layoffs can save some pensions, medical insurance and other expenses, which are much higher than the compensation paid for layoffs.As for the lagging real estate industry rankings, it is because the real estate industry had already laid off a large number of employees last year. Naturally, there will be much fewer layoffs this year.

The same is true in the express industry. There are fewer people shopping, trade decreases, and the development of logistics naturally declines. The personnel in the express industry are not of high value. Non-technical talents. The salary and social security of couriers are also the largest expenses of the Corporation, layoffs. It will allow them to tide over the difficulties.

The top banks have laid off more than 10,000 employees. According to analysis, the layoffs will not end. The layoffs of 10,000 employees are not enough for many banks. The unemployment wave in the United States will become more serious.

"Okay, go play, and protect yourself."

Even if the economic situation is so bad, the Brooklyn arena is still full, but Feng Yu found that the advertisements of several car companies on the sidelines have been replaced. In order to save money, those car companies have already begun to save money. ?

Chapter 1764: Words Exceede 5100

In the next game, the Los Angeles Wind & Rain team will fly to Detroit to challenge the Pistons there. However, the players of the Wind & Rain team are reluctant to go.

Due to the appearance of Feng Yu in this life, the league structure is very different from the previous generation/life. The Pistons did not become a championship, but they were also playoff teams.

The Wind & Rain players are not afraid of difficulties, but the city, which is too dangerous.

As the most famous car city in the world, Detroit is the headquarters of the three major car cars in the United States. It has the world's most mature car industry system. It was once infinitely beautiful and ranked among the five largest cities in the United States.

But now, the car industry is experiencing serious problems. The three major U.S. car companies are all in trouble. Even if Ford Car Corporation, which has shed some baggage and obtained a large amount of cash, is still trying its best to reduce expenses.

The most direct way is to lay off staff.

The three major auto companies are layoffs crazy, and the layoffs are no less than those of bank companies.

A city’s pillar industries have problems and a large number of people are unemployed, which will cause chaos. The United States is not a country that bans guns. Many unemployed people will do something illegal in order to get enough food.The public security situation in Detroit develops rapidly after abrupt turn. There are frequent outbreaks of armed robbery and even killing. Some people choose to use poison to paralyze themselves. Police investigation is not enough.

Isn't it the real estate collapse now? Many houses are vacant. Can’t be sold, nor can be rented. Many people say that the housing policy in the United States is good, with freehold property rights.

To say that China's property rights over the past seventy years is not good, and it is completely incomparable with foreign countries. But they overlooked the fact that the United States needs to pay 1% to 1.5% of the property tax every year. If calculated at 1.5%, then the property rights are actually less than 70% year.

And this property tax is calculated according to the appraised market value of the house, which may increase every year. This of course also has an advantage, that is, it can avoid some retail investors.

If the appreciation of your house is not high, after deducting the transaction tax, property tax, lawn maintenance fees and other expenses, you will not make much money at all.

Therefore, real estate developers in the U.S. are mainly speculating on large estates, commercial office buildings, and hotels in prime locations, and not many speculating on ordinary residential buildings.

This is why many people would rather return the house to the bank than find a way to borrow money to repay the loan. Not only is it necessary to repay the loan, but also paying taxes is a huge expense.There are a lot of unemployed people in Detroit, so the mortgage default rate is naturally higher, and there is no income. Then pay a woolen mortgage. Workers in Detroit used to have very high salaries, but now they have a small amount of compensation in their hands. For the future of life, how dare to use it to repay the loan, or choose to breach the contract.

A large number of vacant houses have become a natural haven for criminals. At this time, many vacant houses in Detroit were filled with people, and there was no one to take care of them anyway. After the bank was laid off, there were not so many people in charge of such things.

This kind of city with a very high degree of industrialization, logically speaking, should be brightly lit at night. But now in Detroit, those shops have chosen to close their doors at night. Even the bars, nightclubs, and 24-hour convenience stores where business is better at night, many choose to close.

In order to save money, many street lights are turned off at night, which shows what poverty has become.

There were rumors a few days ago that after a certain NBL star came out at a Detroit nightclub, he was put a gun to his head and snatched all the cash and gold jewelry.

These stars are the ones with the highest rate of being robbed. Who makes them like to go hunting by car alone~Yan, and then there is no bodyguard around them, even when they go out to play, they will not carry a gun.The Detroit Government was the most difficult at this time. Originally, the car company in the United States had high salaries and high benefits. There was a very tough organization called the car union.

To put it bluntly, there are workers' organizations that do not matter whether your Corporation can continue to operate, but we have to take more money.

It is said that the trade union is a good organization that can fight for the workers deserved treatment, but if this organization wins an inch, want a foot, then the workers will suffer the most.

Boss is a big deal and quit, he himself is a rich man, and he can get away if he finds a way. As for the workers, their income will be like riding a roller coaster and falling to the bottom.

To say that American car companies are in trouble, Detroit is in trouble, and this car union also has a great relationship. But at that time, those workers were blinded by the apparently prosperous car market. They only knew that they wanted better treatment. As a result, the Company is now in trouble, and they are still the most injured.

As for the representatives of the car union, they sleep peacefully. Anyway, they are all technically good and have a certain influence, and it is not their turn to be unemployed.

Detroit's fiscal deficit is increasing. They originally thought that this predicament would pass soon. But I didn't expect that the price of crude oil at this time soared, so that their company, which produces high-fuel car cars, had a plummeting sales.The best-selling cars in the U.S. are low-fuel-consumption cars. Among them, Japan’s products are the best sellers, but sales have also declined severely. And the three major US auto companies still dare not stop car credit work, otherwise their car sales will be even worse.

This has formed a vicious circle, causing the burden on auto companies to become heavier.

The heavier the burden on auto companies, the more it is necessary to shut down factories, lay off workers and other means to reduce expenditure, which will aggravate the rise in the unemployment rate of workers, and the government’s burden is heavier. At this time, workers are still thinking about increasing Treatment so that they can get through the difficulties.

The most workers in American car companies are blacks. Whites are not willing to do these jobs. They prefer to sit in the office/bureau. These low-educated blacks have become the main force in the city. They want to enjoy it and enjoy more luxury than white families of the same income level.

The three major U.S. car companies, under this circumstance, went downhill faster and faster, and the brakes could not stop.

It is not the first time that Detroit has become the worst city in the United States. The last time was during the internet/network bubble in 2002, those rich car workers invested in internet/network Corporation stocks.

As a result, after the internet/network bubble was punctured by Feng Yu, these people lost a lot of money, and many of them even borrowed money to invest.At that time Detroit was almost the same as it is now, with chaotic law and order, and deaths happened every day.

Over the past few years, it has been difficult to manage, and now that the crisis has come, the situation has deteriorated again.

Feng Yu knows that this deteriorating situation will intensify. In the future, this famous car city in the world will go bankrupt. From a bustling metropolis to a miserable world, it is really embarrassing.

Chapter 1765: Break Through 120

The U.S. dollar continued to fall, and the crude oil market and the gold market performed even stronger, all the way up.

At this time, it is said that those who invested in these should be full of joy, but Soros did not see a smile on his face.

The price of gold rose to a high of 930 dollars, and the Quantum Fund he led made a lot of money.

But when he saw that the price of crude oil had risen even more, he couldn't laugh at all when it reached one hundred and nineteen dollars.

Originally, he thought that this time he could earn more than Feng Yu and others, so that Quantum Fund would have the highest profit margin, and he would be able to achieve a myth.

After the rapid retreat, his legend will circulate in the arena.

But now it seems that although he has made a lot of money, it seems that he has become a foil again!

Who could have thought that OPEC would cut production? Will crude oil soar so violently?

At that time, he thought that his investment strategy was all right, and short-selling stockmarket in Japan market and stockmarket in London market performed well, and the price of gold continued to rise as he expected.

Although he didn't raise more funds this time, the amount is not small. The Corporation's funds, plus the commission after the funds raised, can make him make a lot of money this time.But the thought of crude oil, a better investment he had missed, made him unhappy.

"Boss, should we switch to investing in crude oil?" Zuken Miller asked.

You can't hold your breath in investment matters. When you need to change direction, you must change. They estimate that gold's rise is almost the same, and it can rise to a thousand dollars at most.

They were going to leave the gold market, so it would be better to retreat now and enter the crude oil market to make a fortune.

"Zhuken, do you think it is possible for crude oil to exceed one hundred and twenty dollars?" Soros asked in a deep voice.

"It should be very possible. At this time, there was no movement on OPEC, and other major countries were silent. Coupled with the rising sentiment in the market, the crude oil price exceeded 95% of the 120 U.S. dollar. Possible! "

These are the accurate conclusions they have reached through detailed data analysis and analysis of some policy forms.

"So does the analysis result include, after breaking through one hundred and twenty dollars, how much else can it rise?"

This is the most important thing. He doesn't object to the breakthrough of one hundred and twenty dollars, but it depends on how much profit there is.They are hedge funds. If the profit margin is large, of course they will go in. But if the profit margin is small, it is better to continue to short sell stockmarkets in Europe and Asia. Hong Kong can also start.

"This is difficult to judge. After our analysis, we believe that one hundred and twenty dollars is a very important line. After the breakthrough, countries will definitely start negotiations with OPEC to require them to resume production or even increase production."

"In this way, the price of crude oil will inevitably fall, and the decline is temporarily unpredictable. The important thing is that we don't know when this negotiation will start and when there will be a result."

"Moreover, the United States, including us, are now launching economic sanctions against OPEC member states. It is also possible that OPEC member states will compromise first and they will take the initiative to negotiate."

After all, there are too many variables, Zuken Miller and the others cannot bet.

If they only have a small amount of capital, they can gamble for high profits, but with so much capital and a lot of money from investors, they cannot afford to lose.

Think about the failed and wiped over the floor when the situation was disturbed in Asia. Not only has all the profits taken in, but also the capital has taken in a lot.

At that time, Quantum Fund kept its profit growth for many years in a cessation of flow, which greatly hurt their vitality. After finally recovering, they dare not risk again.If they succeeded that year, then Quantum Fund's name will be much higher than it is now. Soros will be called first year, and the funds that can be raised are definitely more than it is now.

Due to the decline in reputation, Soros' overseas government investment has become much more passive. Some important news is not easily available.

Many news are time-sensitive, and you can get the most benefit if you know it the first time. And if you know it with other people, you will be too passive, and you may suffer a big loss.

Soros thought for a while: "Gold price exceeds 950 US dollars, we will deliver. Fully enter the Japan stockmarket, and then let people investigate and evaluate the Hong Kong stockmarket in detail! "

Juken Miller took a look, Boss, this is the hatred he has not forgotten. Wherever I fell, I wanted to get up wherever I fell.

I just went to Hong Kong. Didn’t I meet Feng again? Zhu Ken always felt that he did not have that much confidence.

In his view, buying crude oil is also good now, and they will not be too risky if they hedge. However, since the Boss has made a decision, he will not refute it.

He only hopes that he can make money steadily this time, and then wait for the Boss to retire, and he will take charge of Quantum Fund!Almost all heads of auto companies in the world, such as General Motors, are paying attention to the crude oil market. They are not speculating on crude oil futures, but rising crude oil prices, which will have a serious negative impact on their oil-burning cars.

The price of oil has more than doubled. Many people have to double their monthly gas expenditure. Some people who plan to buy a car will probably stop buying because of this.

Many of their car companies are multinational corporations, and they also have a certain influence on the upper level. They all know that the boss is negotiating with OPEC and others, asking the other party to resume production or even increase production.

No one knows where the negotiation is. The senior executives of the big corporation are all asking about it.

At this time, Feng Yu was leisurely fishing in Hong Kong. Having just returned from the United States, Feng Yu can also relax.

What is happening on the OPEC side, it is impossible to bypass China. Therefore, China Government must have received the news as soon as possible, and Feng Yu will be notified of this news as soon as possible.

Crude oil prices will definitely exceed 120 U.S. dollars and continue to rise to 140 U.S. dollars.

At this time, Feng Yu was not sure whether the crude oil could exceed $140, and did not know the progress of the negotiations. But when it didn't rise to near the 140-dollar line, neither side would compromise.This is not a small interest. For OPEC, it is the most important interest of their country. It is also very important for major crude oil importing countries such as China, the United States and Japan, otherwise they will not impose economic sanctions and trade sanctions on those countries together.

But the more this happens, the less the OPEC organization can persuade. Once they are counseled, they will no longer have the right to speak. At least this shale oil must be limited in production, otherwise they will never increase production!

While the tug-of-war continued, international crude oil quietly exceeded one hundred and twenty dollars!

Chapter 1766: Persuade Rothschild

"Feng, you don't need to say this time, I can be sure that crude oil prices will continue to rise! "

Feng Yu, who is on a video call with Kirilenko, finds it interesting. Where does Brother Ki's confidence come from? Or what important news did his team get?

"Oh? Why do you think so?" Feng Yu asked with a smile.

"Because of the Rothschild Family, ready to deliver gold, and then enter the crude oil market again! "

Feng Yu raised an eyebrow, Rothschild Family is going to sell gold?

This Feng Yu didn't expect it, but it is indeed good news. The crude oil market once again joins the funds of a super consortium, and the upward trend is even more unstoppable.

According to the news, short selling gold is also a better choice at this time, but Feng Yu does not plan to do so.

First of all, Rothschild Family has nothing to do with Feng Yu, so Feng Yu does not trust it very much. Secondly, the other party did not say a specific time, so it is difficult to guarantee the maximum benefit.

After the hedging operation, the profit margin will be very small. At this time the U.S. dollar is still falling, and the correlation between the U.S. dollar and gold is 70%, so the price of gold cannot fall sharply.Under normal circumstances, it should be that the US dollar rises, gold falls, the US dollar falls, and gold rises. Even if there are simultaneous rises or simultaneous declines, the magnitude will not be too great.

Another Feng Yu invested in crude oil this time is too big, he must set aside enough risk reserves to ensure that he will not lose.

In particular, Feng Yu found that it seemed that at this time in Hong Kong's stock market, someone was tentatively selling short. This also has a great impact on the domestic stockmarket.

If international speculators are eyeing the Hong Kong stockmarket again, it will be very troublesome.

"Can you roughly determine how much Rothschild Family plans to invest this time?" Feng Yu asked.

"It's not certain. My relationship with them is not that close. But the number is definitely very large. After all, they are a veteran family in Europe and can confidently drive the fluctuations in gold prices, so the scale is definitely not low."

Feng Yu agrees with Brother Ki's words. Can drive the fluctuation of gold price, how can there be less funds?

"Feng, do you have other ideas?" Kirilenko saw Feng Yu thinking, and he felt certain that Feng Yu had another idea of making money.

"I want to talk to Rothschild Family, analyze with them the prospect of U.S. Stockmarket's decline, and ask them if they are interested in selling U.S. Stockmarket together! "It is obviously not enough that Feng Yu drives some retail investors to short U.S. Stockmarket. If the Rothschild Family can take the lead in short-selling at this time, it will be able to pull the consortium across Europe to join, which will inevitably be a fatal blow to U.S. Stockmarket, and it will not be relieved for at least one or two years.

When the US consortium sold short in Europe, they did not worry about the idea of these consortia in Europe. Whoever has a large scale of funds will be more powerful.

The American consortium has swept through wealth in Europe many times, but the European side does not intend to retaliate once? Moreover, the investment of European consortia in the US financial market itself is very large, otherwise the outbreak of the subprime mortgage crisis in the US would not have such an impact on Europe.

Besides, during the internet/network bubble, U.S. Stockmarket plummeted, and Feng Yu saw the shadow of the European consortium.

"Feng, in fact, people from Rothschild Family wanted to meet you a long time ago. Should I help you introduce each other?"

Feng Yu nodded: "Also, I am actually very curious about this ancient family."

The two chatted a few more words and disconnected the video call.

Two days later, Feng Yu received a call from Kirilenko. An important figure in the Rothschild Family will come to Hong Kong in two days, hoping to meet Feng Yu.The Rothschild Family does not have any patriarch's statement. They can sit on the round table and have a low status. They can all express their opinions and ask for the support of the family.

This one is also one of the people who can sit on the round table, but he is a figure behind the scenes, usually not well-known, and is not well known by outsiders.

There are many differences between the rich in Europe and the United States. In Europe, they are somewhat similar to the rich in China. Many people like to hide and tuck them, and don't like to show their wealth.

The rich Americans especially like to show it, just like showing off their wealth. In the eyes of the ancient families in Europe, this is not the performance of the nobility.

On the surface, the bank of the Rothschild Family has only more than 10 billion euros in assets, which looks very unworthy. But their influence is huge.

The previous generation/life Li Chaoren's British natural gas investment was bought from this family. There is also the world famous Lafite Winery, which belongs to this family.

Including the current auction of 3G licenses, it was also led by their family.Rumor has it that their family is hoarding a lot of gold, of course, this claim has not been effectively confirmed. But regardless of the rumors, this family is very influential in the financial industry in Europe. This is true. The first price of gold was dominated by their family.

Just as Soros's assets do not make him the world's top richest man, but his influence in the financial industry is much greater than many of the richest men ranked before him.

Moreover, this unremarkable family is still the world's top mineral tycoon. For example, Rio Tinto and Bituo have shares in this family.

They can avoid the openness of assets through some complicated equity management models.

The three major US auto companies, including famous auto companies in Europe and Asia, are all consultants.

What makes the Rothschild Family so prestigious is their attitude towards Jews and always safeguard the interests of Jews!

Therefore, this family can influence the entire Jewish business community, so its status is unbreakable, so it can do many things that ordinary people seem to be able to do.

Merlin is the name of the rich man who met Feng Yu.

When Feng Yu saw this, he saw that the other party's expression was very calm, and it was rare to see a businessman who was able to keep calm by the world's richest man."Mr. Feng, it is a pleasure to meet you on behalf of the family."

"I am also very happy, how big a decision can you make?"

"No one in our family can make important decisions on behalf of the family alone. It needs to be discussed, and I also have a certain influence." Merlin said very modestly, but as a representative of the Rothschild Family, he can meet Feng Yu and confirm his status. Extraordinary.

"I heard that you are planning to deliver gold, should you invest in crude oil?"

"Yes, we found that Mr. Feng's financial investment is really extraordinary, and he can predict OPEC's production cut. To be honest, the family regrets selling crude oil contracts and investing in gold."

"Then have you considered short-selling U.S. Stockmarket? The profit that can be obtained in this respect is not a small amount, and it can be correlated with the crude oil market to ensure that we can get the maximum benefit! "

Chapter 1767: Gold Fell

Feng Yu talked with Mei Lin for a long time, and no one knew what the result of their discussion was.

Mei Lin did not directly agree, but Feng Yu also knew that Mei Lin must have been moved. As for the meaning of Rothschild Family, Feng Yu did not know.

It is better to have them join, and it doesn’t matter if they don’t join. Anyway, under the general trend, Rothschild Family will not contradict him.

Feng Yu called and informed SDIC that the price of gold is about to fall. They can choose to sell it first, and wait for the rebound to buy again, but do not reverse the operation.

If you didn't use high financial leverage, it doesn't matter if you don't sell it now. Even if it falls, the drop will not be too large.

Zhang Ruiqiang and others had a meeting and studied it, and they thought it was better to deliver first. At this time, you can invest in something else, even if you don't do anything and put it on the account, it's better than looking down.

At this time, the domestic stockmarket is falling relatively quickly, and a sum of funds can also be used to temporarily stabilize the stockmarket to stop the downward trend.

There were many families in Hong Kong at this time, and they were all investing in gold. In Southeast Asia, many people like to invest in gold. Maybe this is an inherent concept.

At this time, China's SDIC suddenly delivered a large contract and withdrew from the gold market. The price of gold immediately began to fluctuate sharply.And before many people reacted, the funds from the Rothschild Family also began to withdraw, and the price of gold fell suddenly.

Many people saw that there was no way to invest in gold, so hurry up, so there was a wave of gold delivery, and the price of gold fell faster.

At this time, Quantum Fund is urgently increasing short-selling contracts. They originally estimated that the price of gold could rise to around one thousand US dollars, but they did not expect that the price of gold fell suddenly without breaking through the 950 US dollars.

Fortunately, they work as hedge funds, which reduces the risk a lot. The timely reverse operation also reduced their losses and ensured profits.

Soros frowned, the price of gold dropped suddenly, which he didn't expect. In his opinion, the 950 US dollar line must be able to break through. He has also begun to deploy in the stockmarkets of Japan and Hong Kong, and is ready to get away and invest there.

But unexpectedly, before he started to operate, the price of gold fell. Had it not been for Zuken Miller’s staring, I’m afraid their profits would have decreased even more.

Originally, their investment in gold made a good profit this time, and in the end they also placed some high-fold financial leverage contracts, thinking that gold could still rise.

The drop in the price of gold came too suddenly, which affected Soros' plans.Prior to this, the US dollar was still falling, and there was no upward trend. The stockmarket was also falling. There was no sign of rising. The price of gold rose. In their view, the most likely possibility was that those funds were transferred to the more profitable crude oil Futures.

As the price of gold fell, the U.S. dollar also began to rebound. U.S. stockmarkets also showed some signs of rebound.

Many financial experts in the U.S. began to advocate that the crisis has passed and that U.S. stockmarket will continue to bring huge returns to investors, and the U.S. economy will recover rapidly and continue to lead the world’s rapid economic development.

Even if the situation deteriorates so badly, they still regard themselves as the world's economic center and economic leader.

These statements have been affirmed by some people, and the U.S. Government has also introduced a series of policies at this time. The Federal Reserve and others are also cooperating, hoping to take this opportunity to restore the economy.

Feng Yu shook his head and sneered when he saw these news. I believe these experts went in to fill the hole.

If you are a master, go in for short-term speculation and make more than 10% profit in a few days. If you leave quickly, it is fine. If you want to earn more and want to make a long-term deal, then just wait and cry.

To put it bluntly, these people were dupe/sway dupe/sway dupe/sway experts into to fill the hole.Some people who hold a lot of stocks hope to get rid of their sets. If they want to get rid of their sets, someone must buy them.

These people can help to get rid of the set, and then be used as a substitute to be trapped inside.

Now that the stockmarket must bottom out and rebound, they will be cried by the subsequent decline.

The U.S. economy has not improved fundamentally, and the large amounts of international funds will not enter. How can the stockmarket really bottom out?

Even if some corporations perform well, they are certainly not as good as last year. In addition, the layoffs of large corporations have not stopped, and the holes in the subprime mortgage crisis have not been filled. How can the stockmarket get better?

Gold continued to fall, while U.S. Stockmarket showed a rising trend.

At this time, Feng Yu discovered that a large amount of funds had entered U.S. Stockmarket and began to sell short. Feng Yu also increased his short-selling efforts and even temporarily reduced the funds for short-selling US dollars.

When some stupidly went in with money to buy the bottom, they found that the stockmarket began to fall again.

Many people still insist that this is nothing more than a technical adjustment. Continue to invest more, and it will definitely rise back in two days.

As a result, the next day, I found that I had fallen more.

Some people are still insisting, but some people can't hold it anymore, they are ready to sell the stop loss.The prices of listings continued to see new lows, and many Corporation stocks fell all the way, among which the stocks of financial institutions such as Leman Brothers fell the fastest.

Lehman Brothers just raised six One billion US dollars by raising stocks, but it didn't have any effect at all, and it ushered in another blow.

Even if they know that someone is targeting them, they don't have the funds to fight back. Who makes them list so many stocks?

A small horse-drawn cart, the crisis itself is very big.

Some people who insisted that U.S. Stockmarket would rise, also began to doubt their own judgments. But at this time, the price of gold is still falling in volatility.

Crude oil continues to advance singing loudly, and many investors who withdrew from the stockmarket have entered the crude oil market. Of course, there are some people who short-sell the stockmarket in the opposite direction. Since the decline cannot be stopped, short-selling can also make money.

Soros began to gradually deliver prime stock(s) contracts. His layout in the Japan market is almost complete, ready to mobilize funds and begin to suppress Japan stockmarket.

Important financial markets are all closely related. The fall of U.S. Stockmarket has affected many important financial markets around the world. It is inevitable that the Japan market will be severely affected.

They are not very easy to operate in the United States and have some taboos, but in the Japan market, they have no scruples.Soros has decided to enter the Hong Kong market immediately after hitting the Japan market. He didn't believe it. At this time, Feng Yu was looking at the investment in crude oil futures and was able to mobilize funds to stabilize Hong Kong stockmarket.

Without the leadership of Feng Yu and the participation of the Fu and Li families, the Hong Kong market would become his ATM!

Chapter 1768: Island Crisis

"Boss, found that a large amount of money entered the Japan stock market, and was short selling multiple constituent stocks."

Hearing Kameido Masao's report, Feng Yu ordered: "I know, go ahead as planned, it's up to you."

Soros enters the Japan market, so there is no danger in Hong Kong for the time being. The drop in the price of gold has also made many Hong Kong wealthy people turn their attention to the stockmarket again, and Hong Kong's stockmarket has not fallen sharply.

In fact, as long as Hong Kong's rich people are united, and Hong Kong leads the world in terms of the density of rich people, Hong Kong's stockmarket is not so easy to be leveraged.

The big blue chip Corporation had good revenue last year, and its performance this year was relatively stable. There was not a lot of negative news like the United States.

Although affected by U.S. Stockmarket and other associations, stockmarket has fallen a lot, but it will not be too miserable.

Neither the Hong Kong Government nor the Mainland Government took action, and many people did not worry too much. In particular, the interest rates of some banks in Hong Kong are also dropping, and more funds will be invested in financial products.

This guy Soros has always been unwilling to give up on the Hong Kong market, which made Feng Yu also decide to give him some trouble. If Soros was just speculating in other countries, Feng Yu would not care at all. Maybe the two could become good friends.But Soros speculates in Hong Kong, and even wants to enter the Chinese market, this Feng Yu disagrees. In his own country, Feng Yu will not let people come to sweep money casually.

Chapter 1769: Embankment Short Selling Ban

"Feng Yu, why did you inform that U.S. Stockmarket is going to reduce short selling?" Fu Rongqi is a little strange. Short selling is in their interest. Why should we reduce it? Could it be that Feng Yu has any agreement with others to change his strategy?

"Uncle Fu, remember that during the Asian financial turmoil, we thought of a way to slow the stockmarket down? It's just that we didn't adopt it at that time."

Fu Rongqi is still remembering, what method he thought of at the time, Professor Liang guessed next to him: "What you said is that the Government ordered that short selling is prohibited?"

Fu Guangzheng looked dumbfounded next to him: "What is the prohibition of short selling? Isn't the stock market open?"

At first he thought that the stocks could only be bought up, but later learned that they could still be borrowed first and then paid back later, that is, short selling. But can the Government intervene in the stockmarket in this way?

Feng Yu smiled and said: "Any so-called open and fair Government will have some administrative enforcement methods/tricks to protect the interests of the country. This is understandable. Although this may affect the reputation of U.S. Stockmarket, the advantages outweigh the disadvantages."
"Moreover, the stocks that are prohibited from short selling are definitely not all of them. They should be divided into some ranges. List some of the more severe stocks that are now being short-sold. Short selling is prohibited. Other companies such as Microsoft, Intel, etc. Short selling is not forbidden, you have the ability to confront them."

"Have you noticed that the number of stocks that are more frequently traded at this time is only three thousand. Other small corporations, just find an excuse to suspend trading, or some corporations obviously have good returns this year. Such corporation stocks are not It will fall sharply, and it may even be chased up."

"As long as they control 10% to 20% to prohibit short selling, it will have a serious impact on our short selling."

Fu Guangzheng nodded as if he did not understand, but Fu Rongqi and Professor Liang understood. In this way, if they want to borrow a lot of stocks and prohibit short selling, they will not fall sharply, but may rebound a little, then they will lose a lot.

If they had been short-selling, they would keep selling the stock at a discount to bring down the stock price. Then the greater the price difference, the greater their profit margin.

If they are in a fund Corporation with a high financial leverage multiple, they can make a lot of money. Of course, if this fund Corporation goes bankrupt, you don't want to make money, and you may not be able to get your capital back.At this time, some relatively closed stock markets, such as China's stockmarket, are all prohibited from short selling. This is considered a speculative behavior. China's stockmarket is too young to withstand such a toss.

When this kind of short selling, we must cooperate with some public opinion offensive. For example, to expose the company’s shortcomings, the company’s losses, and shareholders’ violation of the law. If you can file a lawsuit with them, the effect will be better. In a short period of time, the company’s stock can plummet.

Feng Yu mainly attacked Leman Brothers, Bank of America, Merrill Lynch, Morgan Stanley Bank, Liangfang Group, etc. Among them, Leman Brothers gave Feng Yu some profits.

At the beginning, it pulled back to the high price of sixty dollars a share, but at this time it has fallen to less than forty dollars, and it is still falling. They issued additional stocks and raised six One billion US dollars, but unfortunately it was not enough.

They want to continue to issue additional shares, but the stock price plummeted, and no one is willing to continue to buy their additional shares.

Feng Yu is now reducing short-selling, but has not stopped short-selling stock index futures. Instead, he continues to use the news media to expose the financial dilemma of these financial corporations.

These are real news, and Feng Yu is not afraid of accusation with them in public courtroom. In fact, these Corporations dare not accusation with Feng Yu public courtroom at all, which will make their Corporation's share price fall faster.Many of these companies have adopted the most extreme method/trick, which is financial fraud, to prevent investors from losing confidence in them. Once investors divest in large amounts, it will be a devastating blow to them.

Feng Yu is decreasing here, but there are consortiums that are increasing their short-selling efforts. They have seen obvious profits. How can they not make this money?

The more stockmarket falls, the faster crude oil will rise, and the higher the crude oil chasing sentiment, the more funds will flow out of the stockmarket. This has a strong correlation.

Feng Yu can't remember when the previous generation/life ban on short selling was issued, but he knew very well that this is only a temporary one and will not last long.

But he doesn’t need to be crazy for short selling, because crude oil is rising faster than the previous generation/life. Feng Yu must focus all his energy on crude oil. Once crude oil is going to fall, he must try his best to increase short selling contracts. , In order to get the maximum benefit.

Even if Feng Yu is no longer crazy for short selling, the stockmarket in the United States is also disturbed by Feng Yu's sky and the earth turning upside down.

Feng Yu has asked someone to disclose many of the scandals of the Corporation, and each time it has been proven to be true. It can be said that many investors believe in the news disclosed by Feng Yu's team.

What's more, Feng Yu's aura of the god of financial investment has given him too much influence in the financial market.At this time, some companies are also proposing through the media that Feng Yu is maliciously influencing the stockmarket, suppressing their Corporation's stock, and sinister intentions.

But Feng Yu just made people ask, did I wrong you? Your Corporation is losing money. The stock will definitely fall. I am not optimistic about your stock. Is there anything wrong with it?

Feng Yu doesn't need to come out in person for a verbal battle, Ralph and others are enough. Many of the so-called Big Corporation executives, Feng Yu have never heard of their names.

At this time, Paul Allen jumped out again, saying that Feng Yu was using his influence to influence the stock prices of other Corporations to make a profit. This is a very unethical speculative behavior.

Feng Yu replied on Twitter this time: Hey, Microsoft's stock price has fallen again.

Just such a tweet made Microsoft's stock price drop by 2.3% that day. A giant corporation like Microsoft can have such a high decline, especially when it is still profitable. This is enough to prove that many investors are not rational at all.

They are too easy to be affected by other factors, especially many retail investors, which are simply herd investment psychology. When everyone buys up, I also buy up, and when everyone sells, I also sell. Maybe you can't make a lot of money, but you can't lose too much.During this period of time, the price of crude oil has touched the $140 line.

Feng Yu knows that the critical moment has come. At this time, the major crude oil importers must have a good talk with the OPEC organization. If the price of crude oil continues to soar, they cannot bear it!

Chapter 1770: Not Hard Enough

"Congratulations, Ms. Zhou has become the head of the Hong Kong branch of "Wind & Rain Business Weekly", and she will definitely be the divine steed Feihuang gallops in the future."

Zhou Kexin smiled: "Ouyang Chairman is polite. Next week we are going to publish a special issue of the hotel industry. I also hope that Ouyang Chairman can accept our interview."

"It must be, and Ms. Zhou is welcome to interview at any time."

Zhou Kexin stood at the door, welcoming the guests one by one. Today is the day when she officially becomes the head of the Hong Kong branch of "Wind & Rain Business Weekly". She specially held a celebration reception and invited some Hong Kong and Lisboa by the way. The business celebrities also expand their contacts.

Naturally, it is impossible to invite these people because of Zhou Kexin's face alone, but Feng Yu helped, that is different.

Feng Yu's face, who of these people dare not give it? These people, one by one, wished to have some relationship with Feng Yu.

Zhou Kexin likes her current life very much. It is very fulfilling and makes her feel very happy. After all, her parents accepted the matter between her and Feng Yu, and now they "immigrate" to Hong Kong and live with her in this bustling metropolis.

She said that the community she lives in can only be regarded as a mid-to-high-end community, but there are many immigrants from mainland. Her parents do not speak Cantonese, and it is not impossible to communicate with others.There are many mainland immigrants like her parents here. Everyone gathers together to drink tea, chat, play chess, and play cards, and life will not be boring.

Feng Yu looked at the busy Zhou Kexin with a faint smile on his face. She likes her life now, which is good.

He will do his best to satisfy Zhou Kexin's requirements.

In Feng Yu's view, it is good to have a job to kill time. Usually there are colleagues in this circle who can communicate, and there is no need to work overtime for salary. It is better than watching TV at home every day, and knowing that it’s better to go shopping for maintenance.

Feng Yu didn't really like the cocktail party here in Hong Kong. Some people gather together and make a lot of food, but everyone has to restraint and basically not eat, so many foods are simply decorations.

And those drinks will be very wasteful. But this is the habit here, and Feng Yu does not need to ask everyone to change for this purpose.

Of course, there is another kind, and that is the dance party. This Feng Yu is even less interested.

At this time, Feng Yu was holding the plate and sitting in the corner enjoying the fruit. As for the wine glasses on the table, Feng Yu didn't drink at all.Zhou Kexin went to the hospital two days ago, and Feng Yu was quite worried, thinking that Zhou Kexin's body had changed. But Zhou Kexin went to check, precisely because there was no change in his body!

She knew that Feng Yu had children, so she wouldn't ask Feng Yu about idiot questions like boys and girls, and she wouldn't want to have a baby and wait for the separation of the family property.

It's just that she knows Feng Yu likes children, and she likes them too. Feng Yu said that the previous generation/life two are husband and wife, but there are no children, which is a great regret.

In this life, Feng Yu asked someone to perform surgery on her early, and she also wanted a baby.

But the two obviously didn't take measures, why did she still not get pregnant? She was particularly worried, whether there was a problem with the operation, she still could not be pregnant.

Zhou Kexin's parents urged her to check it out. They always felt that if Zhou Kexin could not give Feng Yu a child, everything he enjoyed now might be lost in the future.

Another daughter is just like Feng Yu, and they also recognize them. They are old and have a daughter to end their retirement life. Then what will happen when the daughter is old?

Zhou Kexin was also a little worried, so he went to the hospital for a checkup, but the results were only available today.So Zhou Kexin didn't drink at this party, and he was holding a glass of juice. People who are the organizers of the reception do not drink, which is a very rude behavior.

But all the guests saw it, and no one said anything.

Although they don't know the relationship between Zhou Kexin and Feng Yu, they just know that this "Wind & Rain 商周刊" was founded by Feng Yu.

Regardless of whether they are related or not, they are not what they can miss. Zhou Kexin, the Hong Kong branch, is in charge of all markets in Southeast Asia except mainland.

No one wants to offend Zhou Kexin and possibly Feng Yu for this little thing.

Therefore, this celebration party can be considered to be a more complete celebration. Everyone came over to chat with Zhou Kexin, some agreed on the interview, and some just came over and got a familiar face.

Anyway, know more people, they will not suffer. Just as the mainlander likes to make friends, Hong Kong people like to do it too. In many cases, friends are more reliable than business partners.

The afternoon party did not last too long. After the end, Feng Yu and Zhou Kexin went to the doctor to ask the results.

Zhou Kexin still looked worried along the way, for fear that the results would not be good.Feng Yu comforted: "Nothing. Medicine is more advanced than it was before. Besides, it was cured at the beginning. Many people have normal couples, but they have had no children for several years. It depends on luck."

Zhou Kexin asked indistinct(ly): "If the operation failed, what should I do?"

"Then treat it again."

"But what if it can't be cured?"

"Don't worry, why can't it be cured? When the time comes, I will take the money and let the experts and professors come to study the treatment techniques in this area. There will always be a cure day. Besides, there are IVF or something."

Zhou Kexin opened his mouth and said nothing.

Feng Yu also knew that Zhou Kexin must be particularly worried, but he could not comfort him, so he could only persuade her to think better.

"Dr. Liu, what's the result?" Zhou Kexin asked anxiously.

"The results show that your body is normal and you can conceive normally. There is no reason for pregnancy now. It may be that you chose the wrong time. It is also possible that this gentleman has a physical problem. I suggest that this gentleman also have a physical examination.” Dr Liu looked at Feng Yu and said.

Feng Yu said in his heart, TM I have a son and a daughter, you tell me I might have a problem?The sadness on Zhou Kexin's face disappeared immediately. Feng Yu had a physical problem, which is even more impossible. It seems that they are really out of luck or the time is wrong.

"No, thank you Dr. Liu."

The two got up and left. When they got home, Zhou Kexin lit Feng Yu's chest: "The doctor said I'm fine. I suspect you can't do it."

Feng Yu was furious: "I can't? You must be joking! Now let you see if I can do it! "

After busying for a while, Feng Yu patted Zhou Kexin's fart~Share: "Change the posture, I suspect that our posture is wrong! "

Zhou Kexin gave Feng Yu a white look, and changed to a more seductive posture very obediently.

An hour later, Feng Yu stretched out his hand again: "I thought about it, maybe we haven't worked hard enough, one more time, the odds will definitely be higher! "

So, the sound of slap again in the room.

Chapter 1771: Who Can Get Higher?

"Feng Yu, this time the President of the United States, who do you think can win?" Fu Guangzheng dangling his cigar, leaning on the sofa.

"What do you think?"

"Larry, don't you? I see many American movies and TV series now, and they are all female Presidents. And the Clinton family is very energetic. This time, it should be the democracy~ Lord D won."

There are a total of seven candidates for President of the United States. Everyone is still in the stage of competition within the D, but many people also know that under normal circumstances, the Democratic ~ Lord D is in the position.

And the three candidates of Min~Zhu D, one is white, one is black, and the other is woman! The white man withdrew from the election early, and now everyone feels that it is one of the top positions of Larry and Auba Niu.

Both of them have enough topicality, which allows Minzhu D to have the upper hand.

Was it the first female President of the United States, or the first African-American President? No matter which one, it can be regarded as a precedent. The two teams are also desperately building momentum.

"Movies and TV dramas are just a form of propaganda. Their campaign is actually very interesting. Many people don't know who the candidate is. They rely on the concentrated propaganda during this period of time, and then they choose what they think is more Good President."
"Don't you think that all politicians are elected like this? And they are politicians under the influence of big families and consortia. The Clinton family is indeed powerful, but I don't think she will be elected."

"Although this family is powerful, her policy program cannot be widely recognized. If her opponent is a white person, then she is 60% sure of winning. It is a pity that her opponent is a black person."

"Black people naturally have an advantage at this time. Regardless of whether the U.S. side admits it or not, their racial discrimination has never disappeared."

"Let’s say that there has been an unemployment wave in the United States recently. The vast majority of the unemployed are blacks. It is undeniable that blacks have low education and low competitiveness. According to the company’s policy of retaining the best, whites leave more It is also reasonable."

"But black people don't think so. They think that they are being discriminated against. It's not that they don't want to go to school, but that the school treats them unfairly."

"They are under-educated, which is also the Government's fault. But they want to live, the Government must manage. At this time, when a white person comes to power, what do you say will happen? And a black person will be better?"
"In the eyes of politicians, there is no distinction between men and women, but the race is different, which is very important. Have you seen Obama’s campaign speech? What he said is a concern of many people. The most important thing is to survive."

Many people have been deceived by the propaganda of the United States, saying that everything is good in the United States, and how cheap it is to see a doctor. From Obama’s campaign plan for universal medical insurance, we can know that many Americans did not have medical insurance before, and their medical treatment was very expensive.

This is why many middle-class families such as doctors and lawyers have very high incomes. Let's not say how expensive lawyers are in litigation. If medical treatment is really cheap, how do you think those doctors can drive a good car and live in a luxury house?

"His plan is not practical at all? What kind of universal medical insurance? How much does it cost? U.S. Government, can you get that much money now?" Fu Guangzheng was a little disbelief.

This is simply a bad check. Are Americans so easy to cheat?

Besides, some people think it's better for the Obamas to come to power, but there are definitely some people who will never vote for blacks. How come the Obamas will win?

Clinton was still very good at economics. At that time, the U.S. saw rapid technological development and rapid economic growth. Now that the U.S. economy is experiencing problems, shouldn't you find someone who understands the economy?Even if Larry can't do it, isn't there Clinton behind him? Although this guy has a bad reputation, he is still very capable.

When Clinton came to power, the U.S. economy was not good, but under his leadership, the U.S. economy took off, completely widening the gap with other countries.

"It is unrealistic to say, but it is the most attractive. This is not only good for the people, but also for those capitalists, but also has huge benefits. They can give medical insurance to the country, and they will no longer be burdened by the Company. "

"In this way, their pressure can undoubtedly be reduced a lot. And the credibility of the country is definitely higher than that of the Company. But as you said, this is difficult to implement, because many people simply cannot pay the premium. The most important thing is that the Obamas come to power and can stabilize these blacks."

This medical insurance is national in name, but it is actually Insurance Corporation. The largest insurance Corporation in the United States at this time, but it will not continue to operate, GCEO rge Bush is figuring out whether to let Bank of America take over.

The United States is the only country in developed countries that does not have universal health insurance. In this regard, they are actually not as good as China. This is why there are so many small clinics in the United States, and the fees are much lower than those of large hospitals.An X-ray in a big hospital may cost several hundred dollars, or even thousands of dollars. How much is this in China?

You said you can take medical insurance reimbursement? Private Insurance Corporation is for profit. Is it possible that you will be reimbursed for everything? Will find all kinds of excuses not to reimburse you.

Then the hospital will send you the bill. If you don't pay, your credit history will be problematic and interest will start to be calculated.

Many people even saw a minor illness and then went bankrupt. Many people say that doctors in the U.S. do not prescribe medicines for colds and fevers, saying that they rely on the body's own resistance, and that doctors in China know that they make money selling medicines.

But I don’t know at all. The doctor over there will suggest that you go to a major hospital for a full-body examination before you can be diagnosed. They make you drink plenty of water, which is considered "conservative treatment"!

If you catch a cold and you spend a lot of money for a full-body checkup, what would you think? What's more, the inspection fees in the US are more expensive, and many people simply can't find it!

Fu Guangzheng shook his head: "Perhaps many people hope that this universal health insurance will be successful. Anyway, I think it is hanging. And what is the sunspot saying about achieving energy self-sufficiency, does he know what he is talking about?"The United States is the country with the largest energy consumption in the world. The energy consumption of car alone is several times that of many countries. At this time, the number of cars in the United States is more than twice that of China, and the displacement of cars is generally larger. From this point, it can be judged how much energy they consume.

If the U.S. wants to invest more in oil fields, it has to be sold by others. As for their shale oil, it certainly cannot be mass produced.

As a result, it will be out soon!

Chapter 1772: Delivery Contract

Feng Yu sat in the conference room of Wind & Rain Consultation and looked at the big screen on the wall. There were many agents sitting on both sides, all staring at the screen.

He Zhaoji and others clenched their fists and kept whispering in their mouths: "Go up, up, up! "

On the screen is the price of crude oil futures in the Brent market, which has reached the $140 line.

Feng Yu has a calm face. He just confirmed this morning that OPEC's negotiations are still in a deadlock, so the price of crude oil will not stop rising.

Although there are certain people who choose to sell at this price, there are certain people who choose to continue to chase the rise.

At this time, there are so many financial investment companies that can use high financial leverage, even if only a few dollars rise, it can make the courageous people double the profit!

"Oh~~~"

Everyone suddenly jumped up, raised their hands high and cheered, and Feng Yu jumped.

The price of crude oil finally broke through the $140 line, and it seems that it will not fall anymore today.

"Okay, everyone is quiet. The next few days will be the most critical moment. Crude oil prices may rise or fall, depending on the attitude of OPEC."
"We must be ready to increase short-selling contracts at any time, and begin to gradually deliver the contracts in our hands. According to the financial leverage multiples from high to low, the delivery will be done slowly. So during this time, everyone will be more busy, unless important things, cancel all Vacation application. When the downward trend in crude oil starts, each of you will get an extra check as a reward! "

The price of crude oil exceeded one hundred and forty US dollars. This price was too high and stirred the nerves of many countries. They cannot allow crude oil to continue to grow wildly, which will cause serious losses to their country.

OPEC has been subject to economic sanctions during this period, and it must have suffered a lot. It's boring for everyone to continue hurting each other like this, are they all at a loss? It's better to discuss and step back.

In fact, it is mainly based on the attitude of the United States, that is, they have to vigorously develop shale oil, so that OPEC began to resist strongly.

Every time the safety line estimated by the so-called experts is breached, they will say that it is the last rush, and will soon fall sharply. But every time, instead of falling, it continued to rise.

There is a rumor that the price of crude oil will rise to more than one hundred and sixty US dollars per barrel, and many people actually believe it.If everyone believes and continues to chase higher, there is still a little possibility. But Feng Yu is ready to withdraw, and some large international consortia will gradually withdraw. Crude oil prices can only be pushed by retail investors.

Once there is a bad news at this time, the decline in crude oil will not be able to hold back!

In Feng Yu's view, this is the final madness of the crude oil surge this time. The price of crude oil will surely fall sharply afterwards, but no one can expect that crude oil will fall so hard.

It should be said that there are not a few big crude oil importing countries to promote, Feng Yu does not believe it at all. Your OPEC asked us to buy high-priced oil, so now we have to make your oil worthless.

Coupled with the frantic short selling by international speculators, it is normal for crude oil prices to plummet.

Once it rises and falls, the price fluctuation inside will exceed two hundred dollars, and it will have several times the profit. If you include financial leverage, the profits will be even crazier.

Chapter 1773: The Output Will Increase

The kingdom of Saudi Arabia, King Abdullah, was sitting with the heads of state of other OPEC member states at this time. Everyone looked at each other, but no one spoke.

The reduction in crude oil production did make the price of crude oil not rise less. Not only did the income of each of their countries not decrease, but they also increased.

However, there are serious problems in the trade of these countries. Not only the United States, China, Japan, Russia, etc. have imposed economic sanctions on it, but the EU is also involved.

It can be said that OPEC has touched the interests of most countries.

OPEC's reserves and production account for about 40% of the world. At this time, when other countries join forces to start suppressing crude oil prices, they may not be able to handle it.

Now the trade blockade has caused them to lose a lot. The prices of many domestic necessities have risen, so that in these countries, inflation will occur.

Then even if they make more money, the living standards of the Chinese people will decline, the gains do not make up for the losses.

Within their organization, there is also a debate at this time as to whether to compromise and restore crude oil production in exchange for other countries to unlock their trade blockade.

These big power organizations have joined forces, and OPEC really cannot hold it. It seems that crude oil prices are rising, but in fact, it is mainly driven by international speculators.Without these funds, how high could crude oil prices go? The key is that they are now making money, but they can't get back the necessary materials for life. This is the most troublesome.

Among these countries, which of them is an agricultural country, except that the water is produced by themselves, the others are imported from clothing, food, housing and transport.

But at this time of compromise, other countries will definitely ask them to increase production, thus pushing the price of crude oil back to below sixty dollars again.

And if the shale oil obtained by the United States can be produced in large quantities, it will have a very large impact on them. In addition to energy such as oil, do they have any valuable commodities?

That shale oil will greatly increase the output of crude oil, thereby lowering the price of crude oil.

"Everyone doesn't speak, let me speak. The price of a piece of bread flour in our country has tripled, and it is all subsidized by the Government, otherwise the country will inevitably be crushed by inflation." Abu Dura said.

Money is worthless, and many lives will inevitably undergo major changes, and trouble will happen.

"The United States, Europe and other countries get this shale oil out, and our crude oil prices will inevitably fall, but they must not fall too low."
"The international demand for crude oil is still increasing. We maintain last year's output and still allow us to have a high income."

"No, the price of crude oil has fallen, and our output remains unchanged, so income must have fallen." Someone said.

"The price of crude oil will not fall below 60 dollars. Do you really think that the cost of shale oil can be lower than ours? The cost of a barrel of oil must be more than 60 dollars."

"So if the oil price is very low, then they are producing at a loss, then they will reduce production, or even stop production, and then crude oil production will return to the normal track." Abdullah said confidently.

The cost of shale oil? They did not carefully consider this issue before. But they also believe in Abdullah's words, how can the extraction of oil from oil shale be cheaper than their direct extraction? Moreover, the construction of oil pipelines and refining plants is also a huge investment.

On average, their costs will be higher. If this is the case, maybe after the emergence of this shale oil, the price of crude oil will remain high!Everyone suddenly felt that it is not impossible to make concessions on shale oil. Just as there are one or two more OPEC members, they will welcome with their hands, so that their organization's influence will be even greater.

It's just that the country that wants to vigorously develop shale oil is the United States, which is the largest importer of crude oil. This makes them very worried. If the output of this shale oil is very large, can the United States really stop importing it from them in the future?

I also heard that China also has this oil shale mine, Russia also has it, and many European countries also have it. If they all start to make this shale oil, they will be self-sufficient, and their status will inevitably drop.

For example, Saudi Arabia is a developed country that is now properly developed. Even in developed countries, all kinds of welfare benefits are top-notch and rich.

If income declines, many of their welfare benefits will not be implemented, and the rule may be shaken.

"Then let's talk to other countries to restore production? But they ask us to increase production. This may cause the price of crude oil to plummet." Someone said worriedly.

"It doesn't matter. We only promised to increase production this year. As long as we are able to restrict production again by January 1st next year. And the increase in production will reduce the price of crude oil, which can just prevent them from getting this shale oil."With fifty dollars a barrel of oil, are you guilty of spending seventy dollars a barrel to produce? Isn't that brain damage!

"Yes, it happened that we used to increase production to talk to them, asking them to resume trade with us immediately and sign a long-term contract to ensure that we will no longer be threatened in the future! "

Everyone was babbling, thinking about how they could fight for their own country's interests after taking a step back.

The sharp rise in crude oil prices during this period has eased the economic pressure of many countries a lot. OPEC has local tyrants like Saudi Arabia, but Iran and others owe a lot of debt.

It just so happens that the price of crude oil has skyrocketed, so that their income has skyrocketed, and the use of some crude oil to repay their debts has eased their foreign debt pressure.

If crude oil could stay at such a high price, they would have paid off their debts long ago and would rise from poverty and become prosperous!

They also know that this is impossible. Crude oil has now exceeded one hundred and forty dollars per barrel, which definitely exceeds the rational price.

However, they believe that it is very possible to maintain a price above 80 US dollars for a long time. If the U.S. and others are producing shale oil, maybe the U.S. will raise the price of crude oil.

After they negotiated some conditions acceptable to everyone, they began to send representatives to negotiate with countries and regions that import the most crude oil such as the United States, China, Japan, Russia, and the European Union.As long as they agree, then the matter is resolved.

Feng Yu was swimming in the swimming pool. Hearing the phone ringing, he climbed ashore and got on the phone.

"Feng Yu, we are currently negotiating with representatives of United Arab Emirates. The other party represents OPEC. They have put forward a good condition. I think it will not take a few days. I am afraid that OPEC will announce that crude oil will resume or even increase production! "

Chapter 1774: Not Over Yet

Today is Children's Day. Feng Yu is carrying one on his back and holding one. There are too many people in the amusement park.

Last year Feng Yu could still hold a child in one hand, but it is no longer possible. These two children grew up too fast.

"Dad, let's go home, there are too many people, I think it's a local tyrant."

Feng Yu sighed. When he was this old, how could he have this opportunity to come out and play. Look at these two children, come out to play, still feel bored.

The most annoying thing is that the two children would rather play with the local tyrant than stay with his dad for a while. Is it better than a dog, Dad? !

"Okay, when Mom comes back, let's go after playing this Ferris wheel. If you like it in the future, Dad will build you a bigger and bigger one."

Just when Li Na came back from buying ice cream, the phone in Feng Yu's pocket rang.

"Hey?"

"Feng Yu, OPEC has compromised and they will announce an increase in production soon! "

"Okay, thanks a lot."

Feng Yu hung up the phone and asked Li Na to hold the hands of the two children. He immediately called He Zhaoji: "Old He, inform Fu Rongqi, Professor Liang, etc., to increase our crude oil futures contract and it will be delivered today. Finish, then prepare, reverse short selling! "Soon Feng Yu called Brother Ki again. When he got through, Kirilenko also just got news and was about to notify him.

After Feng Yu talked about the plan, Kirilenko also arranged to operate.

"What about work?"

Feng Yu smiled and said, "It's okay, let someone else do it. Hurry up, we'll be here soon. We miss the rides here."

"Looking back, let's build a playground on our own. It doesn't matter whether we make money or not. We will play for children, and we will have to queue up if we save money."

"Building a playground specifically for children? Don't you know, this is fun if there are too many people. If this playground is our family, do you think it is interesting?" Li Na gave Feng Yu a blank look.

Feng Yu scratched his head, as if so. Many things are interesting only when there are more people.

After playing the game and returning home, Feng Yu looked at the two children playing with the local tyrants. He felt surrounded by a sense of happiness. Feng Yu suddenly realized that he was not young anymore before he knew it.

Li Na made Feng Yu a cup of tea, sat next to Feng Yu, and watched the two children running around in the living room. Even if I fell down, I wouldn't cry. I got up and continued to play happily.

Feng Yu took Li Na's hand and was about to say some emotions when the phone rang again."Hello? Professor Liang."

"Feng Yu, after OPEC announced the increase in production, crude oil prices immediately fluctuated sharply."

Sure enough, as soon as the news came out, crude oil prices began to fluctuate.

Of course, it is impossible to say a sudden drop. Some people who have not yet understood the news may continue to chase higher. As long as the amount of funds is huge, it is not impossible for crude oil prices to continue to rise.

In particular, some people may have just entered the market, they bought up, and the price of crude oil suddenly plummeted, so the loss to them is very large.

So there will definitely be some people who want to maintain the high price of crude oil, and then quickly close the position, even if they lose, they can't lose too much.

"My opinion is that after we deliver the contract, we suspend the wait and see for two days, and then start adding short-selling contracts."

"My and Laofu think so too, and our contract can be delivered today. For short-selling contracts, how many times do you think we should use financial leverage?"

"Twice it first, look at the situation, and be ready to increase at any time. At different prices, we must also hedge."

This time the settlement will allow them to have huge profits. Reverse short selling can make a lot of money.

"It's the same idea as I and Lao Fu, then we will operate like this."After a while, Fu Guangzheng also called.

"Feng Yu, all of our contracts have been settled?"

"Yes, OPEC announced an increase in crude oil production, and the price of crude oil is about to fall. Our contracts are not delivered, so what are we left for?"

"Then did we make a lot of money? Is there twice the profit?"

"Twice? You underestimated our level of operation this time, right?" Feng Yu said with a smile.

Although the US dollar and U.S. Stockmarket also took up a lot of funds, and there was still a part of the risk reserve that was not used, they used financial leverage, and the crude oil itself rose very fiercely, and the profit was still relatively high.

"Is there ten times?" Fu Guangzheng was a little short of breath.

"What you think is really beautiful, not that high. After all, we still have some hedging contracts, reserve reserves, losses from selling US dollars, investments in US Stockmarket, etc. Besides, we have such a large amount of money, How much do you think the Corporation is willing to give us high financial leverage? Even if we have already diversified our investment, we still have to give others a profit. Our profit this time around three times is still about the same."In nearly a year, three times the profit was obtained. Perhaps in the eyes of many people, it is not a huge profit. Similarly, Feng Yu and the others invested in crude oil futures. Some people may invest one million, but they can make tens of millions.

But if you count their principal amount, you know how much money they made!

About three times as much, Fu Guangzheng is a little disappointed. How come there are so few? This time the price fluctuates so much, you can get doubled profits without financial leverage. But think about U.S. Stockmarket's revenue has not yet been counted, he is quite satisfied.

"When will this money be divided?" Fu Guangzheng asked again.

"Guangzheng, what are you asking for money for? Our investment is not over yet."

"It's not over yet? Doesn't it mean that crude oil will not rise anymore? Why, are you planning to invest in gold or something?"

Fu Guangzheng also knows that the price of gold has risen again during this period of time, once again breaking through the high price of 900 US dollars, and there may be hope of breaking through 1,000 US dollars.

"Guangzheng, can't we short-sell to make money when crude oil is falling? Our investment this time is not over yet, at least until the end of this year."

"Then this half a year, can we double our money?" Fu Guangzheng is overjoyed. If this is the case, the overall profit this time will be even higher.Excluding the interest on their loans, Fu Guangzheng can become the number one super rich in Hong Kong and even in Asia. Perhaps he will also have a place in the rankings of the richest people in the world.

"It should be no problem. We short-selling stock indexes in the U.S., and we will continue. We will definitely have a good return at the end of the year. The price of the US dollar should rise, but the rate will not be too large. We must also cooperate with the investment . By the way, what are you asking for money for?"

"Investment, I visited Europe and returned, and several corporations are very helpful to our business expansion."

"I'm not thinking, take the money, and invest quickly. There are also some good companies in Nanyang that are worth investing. If I miss this good opportunity for expansion, I will regret it for a long time."

"Hahaha, it's okay to divide a sum of money first. It just happens that I also need funds here. There are also the Zheng family and the He family asking when the money will be distributed."

Several corporations need money to expand. Feng Yu has borrowed so much, and it is time to pay it back. Moreover, it will definitely cost a lot to stir up the U.S. financial market and then affect the U.S. economy.

Feng Yu's energy is no longer here, because at this time the Lenovo Group has encountered a big problem.

Chapter 1775: All Against Lianxiang

Since the Lenovo Group launched the tablet L-PAD, the Lenovo Group has become the target of a multitude of arrows. All PC Corporations are staring at the Lenovo Group, and even they have secretly joined forces to exclude the Lenovo Group.

If it is only in the China market, then there is nothing to worry about. Together, the sales of those PC Corporations are not as large as the Lenovo Group. What's more, this is the home field of Lenovo.

But in those places in Europe and America, it is the stronghold of others, and the expansion of the Lenovo Group has been greatly hindered.

Feng Yu originally thought that after the launch of the tablet, the Lenovo Group should be alone in seeking defeat. In addition, ultra-thin laptops, gaming laptops, and business laptops are also relatively popular, at least it should be the gap with other PCCompany.

But after the launch of this tablet, the market response has been polarized.

Some people think this product is very good, it fully meets their requirements and is the product of their dreams. There is another saying that this product, flower but no fruit, is simply a smartphone with a large screen. Everyone was cheated by the Lenovo Group!

The second argument is naturally spread by those PC manufacturers, who are working hard to develop their own tablet computers, while also trying their best to block the sales of Lenovo Group tablets.They can't easily succeed in research and development, and as a result, the market has been saturated. Then their efforts have been wasted?

Whether this product is good or not, these manufacturers be very clear about sth. If they succeeded in research and development, then they can't wait to praise this.

But if a competitor succeeds in research and development, it will naturally be degraded. Then they launched their own tablet computers, by the way, reversed public praise, and occupied this market in one fell swoop.

But at this time, the development of these products encountered a major problem. It's not about product appearance or hardware design problems. They can think of solutions after dismantling the Lenovo Group's tablet computer.

It’s just fine to buy a patent license from ARM, anyway, this part of the cost is not high, isn’t it that consumers are paying.

The biggest problem now is their battery, screen and system problems.

This kind of battery, Taihua battery is the best in the world. It's not that other companies can produce high-quality batteries, but the price is a little bit more first year.

Using Taihua batteries is to make money for Feng Yu. If they are not used, they will also spend more money. They neither want Feng Yu to make more money, but also want to make more money for themselves. The inner heart is very contradictory.The screen is also the same. Some manufacturers have good technology and can solve them by themselves, but some manufacturers have a little bit backward in technology, and their own touch screen panels have obvious shortcomings. Either the touch is not sensitive enough, or the screen is easily damaged, some screens are not clear enough, some are too power-consuming, and so on.

There are ways to solve these problems, but the core problem is the operating system.

They found that at this time, Microsoft's operating system could not be used on this tablet at all, but the HOS tablet system of Lenovo Kingsoft was just right.

They know very well that once they have adopted the HOS system, this system will monopolize the tablet market.

In that way, they may cultivate a company like Microsoft at the beginning, and put forward all kinds of harsh requirements on their hardware manufacturers and PC manufacturers, thus making a lot of profits.

On ordinary PC operating systems, the XOS developed by Lenovo Kingsoft can already challenge Microsoft, and many people even assert that if Microsoft can no longer develop a better new generation of PC operating systems, then sooner or later Microsoft’s operating system Boss The position of the company will be taken away by Lenovo-Silver Mountain Corporation.

That VISTA performed so badly. If it weren't for many people still using XP, I'm afraid Microsoft has already lost.In terms of smartphones, Lenovo Kingsoft's HOS system is praised by more and more people, and several non-China mobile phone manufacturers have adopted it, and it is said that some other mobile phone giants are also considering it.

In terms of smartphone systems, Microsoft, BlackBerry or Syban are far from rivals. It is the recent IOS system of Fruit Corporation, which many people think is good.

Someone once said that the HOS system of Lenovo Kingsoft would become the Boss of the industry and even the only standard in the industry. This was ridiculed by Microsoft at the time.

Except for Microsoft, who can be the Boss? IBM can’t, Fruit Corporation can’t, and China’s Lenovo Kingsoft certainly can’t!

But in fact, Microsoft's smart phone operating system, behaved sincerely. But Microsoft immediately announced that they will launch a new generation of smartphone operating systems, which has given many people a lot of expectations.

And for this tablet computer, Microsoft also announced that it will upgrade the XP system. From this point of view, Microsoft is also very optimistic about this tablet.

In response to this, Lenovo Kingsoft directly responded that Microsoft's tablet is completely different from the Lenovo Group's tablet, and Microsoft's operating system is completely incomparable with Lenovo-Silver Mountain Corporation's.An operating system developed around the millennium, after so long, has fallen behind. Not to mention, Microsoft has launched an upgraded operating system VISTA. Everyone has seen how it performs.

Other PC manufacturers are also hesitating whether Microsoft can continue to be trusted. What if Microsoft’s newly upgraded XP system is the same as VISTA. Microsoft itself thinks it is very good, but in fact, consumers don’t buy it at all?

But with the HOS system, it supports Lenovo Kingsoft, Lenovo-Silver Mountain Corporation, but the subsidiary Corporation of the Lenovo Group!

Helping Lenovo Kingsoft make money, isn’t it just a disguised way to grow the Lenovo Group.

Although many **C manufacturers are cooperating with Lenovo Kingsoft, what they want most is to find a balance, to find a balance between Microsoft and Lenovo-Silver Mountain Corporation. Don't let the family dominate, it's in their best interest.

Of course, it would be better if they could buy shares in Microsoft or Lenovo Kingsoft, but unfortunately it is impossible.

Microsoft is not short of money, so is Lenovo Kingsoft. Feng Yu is the richest man in the world, and a person's assets are comparable to their world's top PCCompany as a whole.

Not to mention, Feng Yu can still control more funds through his influence. Many companies that should be listed in the eyes of others, Feng Yu are not listed.When he lacks money, he invests himself, anyway he has money.

It was also during this period that other PC manufacturers came up with a good way to sue the Lenovo Group for monopoly and Lenovo Kingsoft for the monopoly.

Although Liu Chuanzhi said that there is no need to worry about this, they are not afraid of a lawsuit, but Feng Yu thinks that this is a bit disgusting.

The important thing is that those mobile phone manufacturers have also jumped out and started attacking the HOS operating system of Lenovo Kingsoft. It is said that Microsoft and Fruit Corporation are behind it!

It seems that it is time to fight back!

Chapter 1776: Kill

"Boss, Mr. Liu has been working very hard recently, working overtime every day, Taihua Holdings and Lenovo Group have too many things, I think he seems to be a little lack of energy." Wu Zhigang put a cup of tea in front of Feng Yu and said casually.

Liu Chuanzhi is indeed getting older. If he only manages one side, it is absolutely fine, but if he manages too many things, he will definitely be unable to handle it.

In this case, the work efficiency is actually not high, and errors may occur, which may cause losses to the Corporation.

Feng Yu feels that it seems time to talk to Liu Chuanzhi, and the Lenovo group can be managed by others.

For example, Yang Yuanqing, the president of the Lenovo Group at this time, Feng Yu thought it was pretty good. Didn't the previous generation/life also become Lenovo's Chairman?

Another Yang Yuanqing is also more trusted by Liu Chuanzhi and is also very prestigious within the group. Liu Chuanzhi is still a shareholder of the Corporation. Once Yang Yuanqing does not do well, can Yang Yuanqing step down temporarily?

"I see. Why, do you have any ideas about the position of the Lenovo Group?" Feng Yu looked at Wu Zhigang. Does Gangzi want to be the Chairman of this Corporation?

It is not impossible to have Feng Yu's support, but Feng Yu feels that it seems inappropriate. Wu Zhigang has no idea about these high-tech products. But if Wu Zhigang really wants to sit in this position, Feng Yu will also support him to give it a try.Wu Zhigang hurriedly waved his hand: "Boss laughed. I know how to use a computer easily. I don't know how to install the computer after it is disassembled. How dare I think of that location."

Wu Zhigang also knows how many catties he is. Although the American Ralph who followed Boss later than him, he became the CEO of Wind & Rain Holding Company group early, but Ralph has a high degree of education and his previous work experience He is richer. His education is still the bachelor degree obtained from Taihua Business School.

What he is best at is coordination, the coordination of the work between the sub-Corporations, this is not as good as other vice presidents. If he were to be the leader, he would feel a little bit frustrated.

"I don’t understand those, but I’m not the same as Chairman? Don’t be unduly humble, learn more from Old Liu and Old Zong, and learn from our external professional managers. In a few years, this Taihua Holding Group The position of president or CEO must definitely rest on your shoulders."

Wu Zhigang's inner heart was very excited and didn't pretend to refuse. He knew that Boss didn't like such fake politeness. He will work hard to do everything the Boss confessed, not to shame the Boss, and he is worthy of the salary the Boss gives him.

"Boss, I have something to report to you. Recently, Fruit Corporation has just launched a 3G mobile phone. In the US, it sells well and is now pushing it to the European market."
"Oh? How does it compare to our Wind & Rain S4?" Has the Fruit Corporation's 3G mobile phone been made? I don’t know how the product performs, and the previous generation/life Feng Yu has never used this one. Besides, even if it is used, it may be different in this life.

"It's still incomparable with our Wind & Rain S4. Our Wind & Rain S4, at this time, has sold close to tens of millions of units worldwide, and it is another machine king. Their products will eventually not sell for millions, At that time, our mobile phone sales may have exceeded 20 million units! "

When saying this, Wu Zhigang was very proud. The Fruit Corporation’s mobile phone is clearly an imitation, but even Xu Lihua and Jiang Wanmeng said that this is what they have seen so far, second only to the Wind & Rain S4 smartphone.

Fruit Corporation has its own uniqueness in system development. Moreover, the price of this phone is lower than Wind & Rain S4, which also improves market competitiveness.

However, the current mobile phone of Fruit Corporation is only in English, and there are not enough applications, so they have not taken it too seriously. Wind & Rain S4, there are already many language versions at this time, the market is bigger.

There are two versions of the previous generation/life Fruit Corporation 3G mobile phone, and a total of more than 20 million units have been sold, making the Fruit Corporation a mobile phone manufacturer with star-popular models.Although 20 million units are not worth mentioning compared to Nokia and Motorola, they are already very successful for a company that has just dabbled in mobile phones, not to mention that Fruit Corporation's mobile phones are more expensive and profitable.

It was also the successful development experience on 3G mobile phones that led Fruit Corporation to develop the IPAD, which once again opened the legendary era of Fruit Corporation.

But in this life, Lenovo Group was the first to develop a PAD tablet. The first fiery/popular 3G smartphone was Wind & Rain S4. Even MP3, PC, etc., the development of Fruit Corporation is far worse than the previous generation. /life.

Affected by the economic crisis this year, Fruit Corporation's profits have plummeted, while China's electronic and electrical companies such as Lenovo Group have maintained high profits.

"Tell Xu Lihua and Jiang Wanmeng that you can't give Fruit Corporation a chance for the iPhone to rise."

"This is what Mr. Liu said, but we haven't figured out the strategy yet. At this time, we are still being praised." Wu Zhigang explained.

Some media have claimed that Wind & Rain mobile phone sales continue to increase this year, and profit margins have also increased significantly. It is already the number one mobile phone brand. Nokia, Motorola, Four-Star, Sony, etc. are not rivals at all.

If only talking about sales, then it looks like Feng Yu will be very happy to advertise Wind & Rain mobile phones.But to say that the profit margin has increased substantially, this is sinister intentions. What they mean is that the price-performance ratio of Wind & Rain phones is not as high as advertised, and everyone has been cheated.

Yes, the profit of Wind & Rain smartphones is very high, but the best selling of Wind & Rain mobile phones at this time is the most classic value machine.

Since last year, the global economic situation has not been very good, and this year it has become even worse. Therefore, more people buy the cheap super value machines.

That phone really doesn't make much money. Especially after the depreciation of the U.S. dollar, only one U.S. dollar is left in the profits of a unit sold overseas.

A mobile phone only has so little profit, who believes it?

Even Taihua Holdings has discussed whether to discontinue production of this super value machine. And privately agreed with other mobile phone manufacturers to no longer produce this kind of super value machine, which is good for everyone.

Feng Yu rejected this proposal. The purpose of this phone is to allow more people to use the phone, so that their lives can't live without the phone.

When they see that other people's phones have various functions, when their income is high, will they choose to switch to better phones?

Feng Yu found that among the mentioned mobile phone brands, Fruit Corporation’s IPHONE is missing. If it has nothing to do with Fruit Corporation, Feng Yu absolutely does not believe it.This is a normal business competition strategy, and Feng Yu can't speak of being angry. But since the other party has made a move, Wind & Rain mobile phones have to make a counterattack!

Originally, Feng Yu planned to find a competitor for surgery, the Fruit Corporation, this was delivered by himself!

Chapter 1777: Counter Kill

"In fact, we also think that Fruit Corporation's IPHONE3G is very good, second only to our fourth-generation smart phone. To be honest, it can imitate our products so similar, that is, Fruit Corporation..."

Jobs turned off the TV, and there was unconcealed anger on his face.

At first he thought that Xu Lihua was complimenting their Fruit Corporation, but he didn't know that he was actually taking the opportunity to belittle them.

What is the fourth-generation smartphone next to them? What does it mean to imitate so much?

This is our own research and development, all of the ideas are our own thoughts, OK?

In order to develop this smart phone, we also deliberately acquired a company that is a processor, and developed our own A series processor.

Everyone uses the ARM architecture, which is the patented technology of the ARM Corporation. How can you imitate you?

What else is our operating system imitating yours? You must be joking, how many years of operating system has our Fruit Corporation have been operating before, okay?

No one wants to be labeled as an imitator, even if he imitates the best one!It's like many sports stars are praised by reporters, you are like so and so, even if the top star in the industry cited by the other party, this one will not be happy. His inner heart must be roaring, Lao Tzu looks like no one, Lao Tzu is himself, unique and unmatched!

What angered Jobs the most was that Xu Lihua praised their fruit Corporation’s product design capabilities and welcomed their designers to work at the U.S. mobile phone research and development center under the Taihua Holding Group. The salary is favorable.

This open and undisguised digging can't be tolerated by any corporate executive.

What's more, the software engineering of their Fruit Corporation is also good. Welcome to the branch offices of Lenovo Kingsoft in the United States.

This is simply the rhythm to hollow out their Fruit Corporation talent!

And when Xu Lihua was interviewed, when it came to Fruit Corporation, it was clearly a teacher commenting on students' homework, with a very arrogant attitude.

Jobs is also a very arrogant person, how can he stand this kind of thing. Why do you comment on the products of our Fruit Corporation? !

Immediately, Fruit Corporation will have a meeting to study a counterattack plan.

Seeing Fruit Corporation counterattack in the media, Feng Yu had a triumphant smile on his mouth.

Look at what the media say now, Fruit Corporation challenges Wind & Rain's dominant position in the mobile phone industry!Some people say that the Fruit Corporation overestimate one's capabilities, others that the Fruit Corporation deserve praise for one's courage, and others that objectively comment on the value of the Fruit Corporation products and Wind & Rain mobile phones.

But no matter what, Wind & Rain mobile phones and Fruit Corporation continue to appear in front of people, and mobile phone giants such as Nokia and Motorola are slowly forgotten by people.

Other mobile phone manufacturers are studying, and they have also seen that the future will definitely be the world of smart phones, with functional opportunities gradually falling behind, and sales gradually declining.

Just like after a tractor, who else wants to use cattle to plow the land?

Maybe the feature phone will not disappear completely, but the sales and profit are definitely not as good as the smart phone.

The biggest crisis in this is Nokia. They insist on the racing system alone, and seem to be on the road of smart phones, gradually drifting away.

Originally those mobile phone manufacturers gave them enough headaches, but now a Fruit Corporation has emerged, which puts them even more pressure.

Fortunately, their new generation of competition system will be launched. They firmly believe that more people will like their competition system!

The president of Nokia just clicked on the news today and saw a report that made him very dissatisfied.What does the Wind & Rain mobile phone say, the only one that can compete with them in the future is Fruit Corporation’s IPHONE? Didn't they actually pay attention to their world's second-largest mobile phone manufacturer? !

Don’t forget, in Europe, Nokia sells more phones than Wind & Rain!

They still had a production and sales volume of more than 300 million last year. The production and sales volume of the Fruit Corporation’s IPHONE was only 10 million units. Can you discuss two disparate things together with them?

Nokia, Motorola and other mobile phone manufacturers began to pay attention to this iPhone in an instant. They found that it seems that it is not enough to only focus on Wind & Rain phones. Don't let the iPhone take advantage of the crazy competition ahead!

And Microsoft is even more dissatisfied with Fruit Corporation. It is nonsense to say that the mobile phone system of Fruit Corporation is better than Microsoft's!

The mobile phones using our Microsoft mobile phone system can sell hundreds of millions a year, even if it is just a smart phone, there are tens of millions a year. What is the IOS system of Fruit Corporation!

This is the strategy Feng Yu and the others have developed to deal with IPHONE. It is also a cheat. Fruit Corporation, a newly emerging mobile phone manufacturer, is far less resistant to stress than Wind & Rain mobile phones!Fruit Corporation suddenly discovered that they seemed to be targeted by other mobile phone manufacturers, and they didn't care about it. Entering the mobile phone field, it is normal to be targeted by other peers, and they also think of these situations.

But Paul Allen of Microsoft actually publicly denounced them, which they did not expect. In recent years, the relationship between Microsoft and Fruit Corporation has eased a lot. Has Microsoft's biggest enemy become Lenovo Kingsoft?

The Fruit Corporation never thought that Microsoft once again targeted the Fruit Corporation. Not only the smartphone system, but even the PC operating system has been disparaging.

The system of Fruit Corporation is only installed and used on their own products. What's wrong with this? We sell computers and mobile phones. Can't we use our own system? Our own system optimizes our hardware performance. Who dares to say that our performance is not good?

If you Microsoft is really so good, how come you haven't seen you defeat Lenovo Kingsoft.

At this time, Feng Yu sent another Twitter: "The smart phone system of Microsoft is totally incomparable with HOS and IOS. What is the smart performance?"

Feng Yu's Twitter was reposted by millions of people on the same day, and the reposting frequency became higher and higher, and its influence became greater. There are also people who like to pick things up, especially @了Bill Gates and other people from Microsoft.Microsoft was furious and immediately responded.

They compared some functions, highlighted the advantages of Microsoft, and then denounced some functions of HOS and IOS.

There are so many HOS users, Feng Yu certainly don't need to worry. But IOS is different, the number of users is not many. This has made some consumers who originally planned to buy Fruit Corporation’s smartphones hesitate, and Fruit Corporation’s IPHONE3G sales have severely declined.

The higher you hold, the harder you fall.

Fruit Corporation was elected to become a mobile phone manufacturer second only to Wind & Rain mobile phones, but it turned out to have so many problems. Not only software, but also hardware.

Some people also found out that the price of the first-generation products of Fruit Corporation was greatly reduced. It is doubtful that the phone of Fruit Corporation is still huge profits!

When opponents were in trouble, Wind & Rain mobile phones continued to advance singing loudly all the way, and sales got better and better.

Chapter 1778: Chaowei Must Be The Boss

"Boss, do you really want to do this now?" Ralph asked incredulously.

"Why not? What are you worried about? We have funds if we need funds, we have technology if we need technology, and sales channels are not bad. Why don't you have this confidence?" Feng Yu asked rhetorically.

"Chairman, our XOS2.0 is expected to be released at the end of this year. How about waiting for our release?" Qiu Bojun asked.

"It's not necessary. You don't need to look forward and backward. I said at the beginning that if there are still two voices left in the IT industry, then one belongs to mine and the other belongs to others."

"Now I just want to make my own voice and let everyone know that we are the best. Blindly giving in will not bring us any benefits, but will make the competition Company win an inch, want a foot! "

"Agree, then follow us to make money in the future. If you disagree, then it is our enemy who will be defeated by us! "

What decision did Feng Yu make that made everyone less confident?

Feng Yu once said that all of its IT electronics companies should grow to be the number one in the world!Some things are easy to say, but difficult to do. For example, Advanced Micro Devices still has a big gap with Intel. At present, Intel still occupies nearly 70% of the CPU market, AMD is only over 30%, and Intel is still twice that of Chaowei.

However, compared to when Feng Yu acquired AMD's equity in the past, Intel was ten times that of Chaowei at that time. This gap has narrowed too much.

But this is still not satisfactory to Feng Yu. At this time, dual-core CPUs have gradually become the mainstream, and single-core sales are declining faster and faster. AMD leads in dual-core, but not many leads. Intel, a giant company, has a very powerful background.

Fortunately, AMD and the Lenovo Group are mutually beneficial. Lenovo’s computer sales are getting higher and higher, and Chaowei’s CPU orders will naturally increase. Chaowei's reputation is getting bigger and bigger, and it has a certain effect on the sales of Lenovo computers.

Nvidia has become the boss of graphics cards, and Feng Yu is quite satisfied with this. That ATI has been completely suppressed by Nvidia. The current market is 64%, Nvidia accounts for 60%, and the gap is gradually increasing.

Gold Stone's memory card is the same. With more stable performance, higher cost performance, and greater promotion, it has become the world's leading memory card industry.It can be said that the main accessories of a computer, including the operating system, can already be completed by themselves. And many of them are the best.

However, on a computer's core CPU, it was even suppressed by Intel, which made Feng Yu very dissatisfied.

AMD’s development speed is already fast. It is very difficult to get out of the siege under the squeeze of Intel, like a giant, but now Feng Yu’s request for Chaowei is to let Chaowei and Intel’s status. reverse.

Intel's turnover last year was more than 30 billion U.S. dollars, while AMD was only more than 10 billion U.S. dollars. If its status is to be reversed in one year, then Chaowei is required to grab more than 10 billion U.S. dollars in orders from Intel!

In the eyes of Ralph and others, this is simply impossible. Didn’t the Boss always say in sequence, step by step before, why did it suddenly become so radical this time?

Is it because Intel supported companies such as Microsoft a few days ago? Or is it because Intel’s CEO said that Boss is a tyrant who only spends money and doesn’t understand technology at all?

"Saunders, how did the lawsuit with Intel go this year?" Feng Yu asked.

Over the years, AMD has never stopped its lawsuit with Intel. They sued Intel for monopoly or something, and Intel also sued Chaowei for dumping.The two parties have not reached a settlement on the patent issue in recent years, and lawsuits have been increasingly charged, and there has been no result in these years. But in fact, the EU is already dissatisfied with Intel.

Once the European Union ruled that Intel loses the lawsuit, the compensation will be trivial matters. The important thing is some restrictive clauses, which will have a great impact on Intel's development.

Just like when Microsoft was accused of monopoly, Microsoft has never been fighting over how much compensation, but whether their method/trick is a monopoly. They cannot lose the best and simplest method/trick for expanding product market share.

"We have the upper hand, and we are constantly in contact outside the court. However, as our market share grows, many of the previous accusations can no longer be established."

At that time, Intel was ten times more powerful than AMD, but now it is only twice. Many accusations are really untenable. Of course, they came up with many new crimes, such as patent infringement. This is also the most frequent place where the two Corporations sued each other.

"So how did you get in touch with those PC manufacturers?"

If you want to expand its share, work hard in retail is to act in a way that defeats one's purpose. Grasping the orders of these big customers is the key to turn defeat into victory.As long as these PC manufacturers order more of their super-powerful CPUs, Intel will naturally reduce them, resulting in a huge change in share and even a reversal of status.

"Not bad, all PC manufacturers have ordered our APU, but the quantity is not particularly large, there is still a lot of room for improvement in the future."

Liu Chuanzhi suddenly reacted: "Chairman, other PC manufacturers, have they designed their own tablets?"

This speed is too fast, right? With so many patented technologies, have they all found alternative solutions?

No wonder Feng Yu said that AMD should surpass Intel. If the core market of this tablet computer is taken down by Chaowei, then the gap between the two will be greatly reduced.

"Liu, our APU is not only applicable to tablets, but also fully applicable to all-in-one computers, notebooks, etc.," Saunders explained.

"But even with this APU, it is not enough to make us surpass Intel. After all, those manufacturers still order Intel products." Liu Chuanzhi frowned. These can increase the sales of AMD's products, but they will not be particularly large. What's more, APU is jointly developed by Chaowei and Nvidia, not all of them can be counted as Chaowei.

"Then it will look at our XOS2.0 performance."This system optimizes the core of AMD, but does not optimize the core of Intel. That is to say, if the computer with this system is equipped with Chaowei's CPU, it will run fast. But if it is Intel, it will be much slower.

This is simply a strategy of drawing salaries from the bottom of the pan!

In this way, Intel is bound to be severely affected.

Another important point is that this is forcing Intel to be bundled with Microsoft. Microsoft optimizes Intel's CPU performance. This is a complete division of the camp!

Chapter 1779: Lobby

"Saunders, you said that Lenovo Kingsoft is going to launch the Second Generation PC operating system. I also know this. It's not a secret, but what does it have to do with our cooperation?" Dai Er's CEO Dirk looked surprised. Sanders.

"Dirk, Microsoft's system has been optimizing Intel's performance, do you know this? If not, why does Intel have a higher share than us?"

"That's not right, how do I remember that Microsoft also optimized your AMD performance, why Intel's share is higher, naturally the other party's products are better." Dirk retorted.

"No, no, no, Microsoft optimizes Intel first, and then optimizes our products, so that Intel is ahead of us in the early stage."

"Dirk, think about it, when it comes to performance, what about our super products? When it comes to technology, we have developed an epoch-making product like APU. Dual-core technology has always been ahead of Intel, and in terms of low energy consumption, it is very excellent."

"Even for the price, since we built factories in China, India, Brazil, etc., our costs have dropped a lot. Is the price also cheaper?"
"If none of these can impress you, then I will tell you another secret. The XOS2.0 system of Lenovo Kingsoft will fully optimize our AMD performance. As for Intel, according to our company As you know, Lenovo-Silver Mountain Corporation has not considered it at all! "

what? !

Dirk was shocked, how dare they do this? !

Although Lenovo Group now uses all AMD CPUs, other brands use Intel cores more?

Lenovo Kingsoft optimizes the performance of AMD, but ignores Intel. Doesn't this force their manufacturers to make a choice? And Lenovo-Silver Mountain Corporation is not afraid to lose the support of these PC manufacturers and lose market share?

"Saunders, don't forget, Intel and Microsoft have a very good relationship. If they join forces, are you sure you can take advantage of it?" Dirk reminded.

"They were united in the first place, and they have always squeezed our superpower. Dirk, cooperating with us is in the best interests of your Dai Er. It can reduce the cost of your products a bit, so whether it is to reduce the price and enhance competitiveness It’s good for you to maintain the original price and increase the profit margin."
"I know that this way, it may keep you away from Microsoft's camp, but think about it, how much money has Microsoft made with you over the years? Are you vendors paying more and making the least profit? Are you willing to make the most profit for Microsoft if you sell a computer?"

Sanders' words made Dirk's inner heart make waves. In fact, those who are most dissatisfied with Microsoft are not the software peers, but their vendors.

Why sell a computer so hard that Microsoft makes the biggest profit? Why can Microsoft still use their channels to sell products?

The reason why these vendors supported Lenovo Kingsoft's XOS system at the beginning was to support a system supplier that could check and balance Microsoft, thereby pulling Microsoft from the altar.

Now Microsoft is no longer a myth, but it is still the leading Boss in the software industry. This time, it seems that Microsoft's position has to be challenged by Lenovo Kingsoft again.

What Sanders said is good for Dai, Dirk can certainly see the good, but it is more good for AMD and Lenovo Kingsoft.

Increasing AMD's product orders, this is not bad. But the current conditions are not enough, they need more benefits.Anyway, no matter how Chaowei competes with Intel, Microsoft and Lenovo Kingsoft in the future, they will not abandon their strong partner.

And even if AMD now offers more favorable terms, Dai Er can't immediately agree to it. They have to look at the attitudes of other manufacturers.

Although these vendors are in a competitive relationship, when faced with these hardware vendors and software vendors, they will also choose to unite and strive for the greatest benefit.

Dai Er's life this year is not easy. He has just acquired an important business and is also undergoing major layoffs. They also need to reduce expenses, buy cheaper hardware, and increase their product sales and profits.

Sanders knew this too, so he was the first to talk to Dai. If the second PC manufacturer in the world agrees, it will be easier to convince other manufacturers.

"Saunders, I still can't promise you. Although the test data you showed us looks perfect, first of all, XOS2.0 has not been launched, and Microsoft's new-generation operating system will be launched next year. Who is more in terms of performance? Well, I don’t know now. We can’t bet all our hopes on you."

To put it bluntly, Dai Er still wants to sell only for a good price."Dirk, how popular the XOS system of Lenovo Kingsoft is, I don’t think I need to bother with you. Didn’t you find that smartphones using the system developed by Lenovo-Silver Mountain Corporation are already the market leader? Yet?"

"Many functions of this phone are not compatible with Microsoft's system. In other words, if you want to connect a smartphone with HOS system to your computer and use all functions normally, you need your computer to be an XOS system, I'm afraid you haven't noticed this yet?"

Dirk frowned. This is like a product of Fruit Corporation. Only with their fruit system can they perform well. Connecting to computers with other systems will become very slow.

Unexpectedly, the HOS system and the XOS system still have this kind of correlation, but so what? Now smart phones are not mainstream.

"Dirk, Feng said, the development of mobile phones in the future will be the world of smart phones. Wind & Rain mobile phones will gradually increase the development and promotion of smart phones, and the era of functional phones will pass."

"Feng? Which Feng?"

"Who else can it be, Feng Yu, the richest man in the world. Haven't you heard a word, Feng Yu's prediction, never missed it! "Dirk looked at Sanders a little puzzled: "So? We wear and don't make mobile phones. What does this have to do with us? We will also launch computers with XOS systems, but we will not give up Microsoft systems, and Microsoft is also increasing the research and development of mobile phone systems, right?"

Sanders saw that Dirk had followed his thoughts and said with a smile: "If I say that the HOS system will become the absolute overlord of the smartphone market in the future, do you believe it? And don’t forget, the tablet is also used HOS system! How big is this market, don’t you know?"

"HOS will become the absolute hegemon in the smartphone market? Isn't it true? Now several smartphone control systems coexist, and Fruit Corporation's IOS has also been added. Although HOS has a higher share, it seems that Microsoft has the largest share?"

Sanders stared into Dirk's eyes: "If those mobile phone manufacturers will join the HOS camp?"

Chapter 1780: Shun Me Zhechang

Dirk looked at Sanders in surprise: "What did you say? Those mobile phone manufacturers will join the HOS camp?! "

Sanders leaned on the sofa, raised his legs, and took a sip of coffee on the table slowly: "Why, is this unexpected? Don't those mobile phone manufacturers want to join the best mobile operating system?"

It's like when Microsoft's PC operating system dominated the world, PC manufacturers wanted to join Microsoft's banner, like Fruit Corporation, insisted on independent research and development, sales can only be said to be just passable, and almost bankrupt.

If it weren't for the bankruptcy of the Fruit Corporation, Microsoft's monopoly would have been established, so Bill Gates had to invest a sum of money to save the Fruit Corporation. I am afraid that there would be no Fruit Corporation anymore!

The existence of Guoguo Corporation not only allowed Microsoft to defend against antitrust issues at that time, but also to a certain extent get rid of their Microsoft's software profiteering image through the high-priced software of Guoguo Corporation.

You see, Fruit Corporation's system is not as easy to use as ours. They are all sold so expensive. Ours are more easy to use. Is the price higher?

And now although Microsoft and Fruit Corporation do not recognize it, in the minds of users, the HOS system is the best smartphone operating system to use.In fact, those mobile phone manufacturers have also discovered that with the rise of smart phones and the increasing sales, the market for feature phones will further shrink.

Functional phones have functions that smart phones have, and smart phones have functions, but functional phones do not. So as long as the price of smart phones can be lowered, functional phones will gradually be eliminated.

Just as in these PC industries, the profit of manufacturers is not as good as that of selling software, so in the mobile phone industry, especially the smart phone industry, it must be the same.

Once HOS can unify the smartphone market, PC manufacturers like them will have to make changes. This is the powerful advantage that monopoly position brings.

"How can you guarantee that those mobile phone manufacturers will join HOS?" Dirk squinted his eyes, and he was also thinking, if he is the CEO of Lenovo Kingsoft, how can HOS dominate the market.

"Dirk, I think you should know how to promote the optical drive on the computer?" Sanders asked with a smile.

Optical drive? What does this root system have to do?

Wait a minute, the optical drive is promoted through a standard alliance. That said, does Lenovo Kingsoft still plan to make a system alliance?The original CD-ROM standard alliance, but Wind & Rain Electronics authorized a part of the patents, allowing other participants to independently develop and upgrade, in exchange for their support for this standard.

This time, will Lenovo Kingsoft announce that the source code of HOS is not successful?

Dirk suddenly realized that this didn't seem to be bad. Because the systems developed by Lenovo Kingsoft are all based on the open source LINUX system, the source code itself does not need to be too confidential.

Of course, Lenovo Kingsoft must have made an upgrade, otherwise it would have been imitated a lot. So, they plan to do open source licensing? Or is it partially open authorization?

"What do you mean, we can join this camp and do system development?"

"More than that, you can also make your own application software, optimize your hardware, etc.. Frankly speaking, let you do system development, do you have the confidence to surpass Lenovo Kingsoft? So it is better to make more useful application software, or Work hard in hardware optimization. This is the most suitable development path for your hardware vendors."

"In this way, you can not only enter the more profitable software market, but also develop your own tablets. Isn't that bad?"

"All this, you only need to agree. From now on, AMD will be your biggest core supplier. This is a matter of mutual benefit."Sanders did not say that he was the only supplier, but Dai would definitely not agree to this request. But as long as Dai Er agrees to give Chaowei a larger order, other PC manufacturers can do the same. In this way, it will not take long for Chaowei to surpass Intel.

Of course, this is only an ideal situation, in fact it may not be so easy. Sanders is not sure that all PC manufacturers will agree. Even if they agree, AMD's production capacity at this time will not be reached.

Although AMD's factory is still expanding, it will take time. According to Feng Yu's call for a truce, Sanders' own vision, three to five years to keep pace with Intel, and then three to five years to complete the transcendence is very satisfied.

Dirk was silent for a while, but did not directly refuse this time: "Saunders, I think I need to discuss with Board of Directors before I can give you a final answer."

Sanders smiled and stood up: "Yes, I can wait. Dirk, let me remind you that the first one to promise will definitely make Feng the happiest. Feng Ke has never treated his own people wrongly."

Dirk's heart moved, he almost couldn't help but directly agreed. But he is just the CEO, not the Chairman. Even the Chairman cannot directly agree to such important things. After all, the Chairman does not have absolute controlling interest.As soon as Sanders left, Dirk immediately reported to the Chairman and requested that the Board of Directors be convened immediately to discuss a major event regarding the future development of the Corporation. This event may affect Dai Er for decades to come!

Chapter 1781: Manufacturer's Hesitation

"Saunders, how about the cooperation with those manufacturers?" Feng Yu picked up an iced watermelon with a toothpick to eat, and made a video call with Sanders.

"I have talked to the three companies, and they all said they need to consider, but I can see that they are very excited." Sanders replied.

"Well, hurry up, take advantage of this time period, and quickly finish talking with those manufacturers. With the first support, the rest will be easy to talk about. Remember, if anyone refuses directly, even if they regret it later We won’t give them a chance! "

There must be some vendors who are Intel’s diehard camp, so AMD’s request for orders to exceed Intel’s orders will definitely be rejected. They refused, so don't even think about joining.

After a big deal, we won't do business with this manufacturer, even if this manufacturer is a top group such as Dai Er and Huipu, Feng Yu doesn't care.

Now all major PC manufacturers are definitely working hard on public relations tablets, and none of them has launched a product. It's not that they haven't researched it out yet, but the product they researched out is not good enough.You are the manufacturer who created this product, so it doesn't matter if the product performance is slightly worse. But if you already have a product with good performance and you still produce something with worse performance, it does not mean that you will not be able to sell it, or even make a profit. But in this way, it is naturally divided into grades and becomes the second grade.

These PC manufacturers are not convinced by each other, who wants to be directly defined as the second gear? So they must produce better performance, at least not worse than Lenovo's L-PAD.

At this time they also found out that it seemed more appropriate to use the AMD core to make this tablet. If you cooperate with the HOS system, it will be even better.

If you use Intel's core and XP system, the performance will be much worse. Either the performance is quite poor, or the cost is too high to be suitable for market.

They want to order AMD's new product, APU, but Chaowei requires them not only to order APU. If they order this product, they must order a batch of CPUs and reduce Intel products.

This kind of behavior, which is obviously a bundling sale, is in fact unfair competition. But AMD certainly wouldn't be so blunt. The reason they gave is that there is a large stock of CPUs now, and they have no plans to sell APUs before these are sold.Of course, everyone knows this kind of nonsense reason is a subterfuge, but now it is suitable for tablet computers, and Chaowei hardware is better.

Many manufacturers have agreed to order a batch of AMD CPUs, but they did not expect Chaowei to be a daylight robbery, requiring Chaowei's order volume to exceed Intel's.

This request made those manufacturers unable to agree. At present, in the CPU market, although AMD’s public praise is also very good and has a greater reputation in dual-core, Intel’s production capacity is greater, and the cost-effectiveness of many products is still very advantageous.

Although PCs at this time are transitioning from single-core to dual-core, and even many brands have basically not produced PCs with single-core CPUs, Intel is still the market’s Boss by virtue of some previous contract terms.

In fact, Intel is in an alliance with Microsoft, and Microsoft's system has done a very good job of optimizing Intel's hardware. Now they also know that the XOS system of Lenovo Kingsoft has also optimized AMD's hardware, but they did not see the specific performance.

Currently using more operating systems, it is still a Microsoft product. Although these manufacturers also believe that the XOS system of Lenovo Kingsoft is more usable at this time, isn't Microsoft saying that a new generation of operating system will be launched soon?Microsoft is still the most powerful software supplier. When Microsoft's new-generation operating system did not appear, they dare not bet on Lenovo-Silver Mountain Corporation, especially all-in.

Microsoft optimizes Intel's hardware and at the same time optimizes AMD's hardware, but focuses more on Intel. However, Lenovo Kingsoft only optimizes Chaowei's hardware, which is different.

It can be said that these PC manufacturers are actually dissatisfied with Lenovo Kingsoft and also dissatisfied with AMD. But they have to support these two companies at the same time, otherwise they will completely monopolize Microsoft and Intel. Don't these terminal vendors become assemblers?

Since the rise of AMD and Lenovo Kingsoft, the profits of their PC manufacturers have increased a lot, and Intel and Microsoft have to cut prices, which is what they like to see.

They don't want to go back to what they used to be, but they also don't want to watch AMD and Lenovo Kingsoft monopolize the market. They want to find a balance point, and this balance point requires these manufacturers to unite.

But the problem is that there is still the Lenovo Group. This PC is the first company in terms of production and sales. The company's product development and design concepts continue to refresh people's perceptions, so that they are always on the back.The balance they want to achieve is obviously not the balance that the Lenovo Group wants. After all, the Lenovo Group is also the Dongzhi One of Lenovo Kingsoft.

Moreover, these companies all have shares in Feng Yu, which is what they worry about most.

Last year, "Forbes" announced that Feng Yu's wealth was about 80 billion US dollars. It is said that Feng Yu has made a lot of money in the financial market. The financial market has changed even more this year. Forbes has revised the rankings of many rich people, but Feng Yu's status is unshakable.

There are rumors that Feng Yu's assets have exceeded 100 billion U.S. dollars, and he is said to be unprecedented and no future. Although it is just a rumor and has not been confirmed, people like them feel that even if there is a gap, it is not very big.

Don’t forget that many companies under Feng Yu’s name have not yet been listed. Once listed, Feng Yu’s assets will surely soar. Maybe Feng Yu’s assets alone will be worthy of many top listed companies in the future. .

These vendors found that the IT-related industries that Feng Yu invested in were already so powerful that they could even get rid of all their companies and form an industry circle by themselves.

From hardware to software, whether it is a semiconductor or terminal manufacturer, Feng Yu has it, and each of them is the world's top. Together, they can even affect the development of the entire IT industry.For example, now, all PC manufacturers are developing tablets, and all mobile phone manufacturers are trying to make the best smartphones. This direction is driven by Feng Yu.

These manufacturers are usually in a competitive relationship, but if something affects their interests as a whole, they will also unite.

Feng Yu had known for a long time that after he invested in so many top IT companies, he would be resisted, but it was all settled by him through the shareholders of the subsidiary Corporation.

If you don't want to use the network of shareholders, many Company Feng Yu can be sole proprietorship!

Now that the wings are full, it's time to show his fangs.

The rules of the IT industry must be formulated by Feng Yu!

Chapter 1782: The One Who Rebelled Against Me

"President, we should cooperate with Lenovo Kingsoft. Their HOS system is of great benefit to the development of our smartphones and tablets."

Norio Oga looked serious, staring at the documents on the desk, and didn't seem to hear the reports from his subordinates. But the subordinate did not say anything, just bowed and waited for the president's order.

After a while, Norio Oga slowly raised his head: "Then how will our relationship with Microsoft be?"

Sony now has an agreement with Microsoft. Although this agreement can be unilaterally torn up by Sony, it will be difficult to cooperate if this happens.

The power of Microsoft has long entered deeply into people's hearts, and Microsoft has announced that it will launch a new generation of PC Windows operating system by the end of this year, the seventh generation operating system.

Microsoft failed on VISTA, public praise is very poor, and sales are very poor, but a giant like Microsoft will not fall twice in one place.

Although Lenovo Kingsoft has also announced that it will launch the second Generation PC operating system soon, which makes it clear that it is going to compete with Microsoft, but more PC manufacturers have more confidence in Microsoft.

Each generation of Microsoft products has different changes. Although VISTA public praise is not good, the main reason is that it is not compatible with many software.And this time, Microsoft will definitely avoid this mistake. Lenovo Kingsoft started quickly, but if you want to surpass Microsoft, easier said than done?

Sony is very powerful, but it is also much worse than Microsoft. Of course, Sony does not just rely on electronic products to make money, their entertainment industry is also very developed.

So Sony can have more choices than other PC manufacturers, but once the wrong choice is made, Sony’s investment in the PC business may not be able to make the expected profits, and it is even more likely to be farther and farther away from the top spot. .

So why did they bother to acquire IBM's PC business? Why bother to shift the focus of electronic products from music players and mobile phones to PCs?

"President, we can cooperate with both on the PC operating system, so why can't we cooperate with both on the smartphone? Most importantly, if we don’t cooperate with Lenovo Kingsoft, we are Tablet computers are in a backward position, which is very detrimental to the development of our PC business."

"You only see the good side, but the bad side? What does Lenovo Kingsoft say, to cooperate with them, you must cooperate with AMD, and then ask us to sign a larger order, which is bound to offend Microsoft ."

"Besides, we Sony, why should we be threatened by Lenovo Kingsoft?"When Oga Norio said this, he showed the domineering CEO of a large corporation. Even if Sony's profit margins have declined in the past two years, their profits have increased as the business develops.

Of course, this year, I am afraid that profits will fall due to the adverse effects of the global economic situation, but it is still profitable. Why should we compromise?

Moreover, the Lenovo Kingsoft is a company of China and has shares in Feng Yu. Norio Oga is even more reluctant to compromise. Even if it is cooperation, it should be equal. Why does the Lenovo-Silver Mountain Corporation impose so many additional conditions?

"President, depending on what the other party means, if we do not agree, then many of our orders will be affected. This will slow down our product development, and will seriously damage the future development of the Corporation."

Norio Oga stared at his subordinates: "Except for Feng Yu's Corporation, we can't cooperate with other corporations? We are Sony. We have the world's top electronic brand, even if it is produced by other factories, as long as we paste our Sony trademark, It still sells! "

"Go and reply to the other party. We will never place so many orders at once. Our Corporation has its own development strategy and will place orders according to our needs."
"Tell them that we are Sony and our products are very popular. If the other party still has this attitude, we will refuse to cooperate! "

Chapter 1783: Late

The press system led by Google Corporation of the previous generation/life is an open source system. Later, it gradually took different roads and urge the horses on from LINUX and developed in two directions.

Also relying on the development of the press system, Google's stock price soared all the way, brand value and market value turned upside down, the original founder, all boarded Forbes.

In this world, the HOS system led by Lenovo Kingsoft will gradually go two ways with the development concept of LINUX, so that it can avoid being easily cracked.

However, Feng Yu does not intend to make the system source code like previous generation/life, free and open source licenses to other companies, but adopt a semi-open source model.

This model, which is different from ARM's, can allow other companies to buy shares, enjoy the treatment of shareholders, and even authorize them to other companies again with restrictions.

Instead, part of the code is authorized to the member Company, so that they can carry out a certain degree of development, but all together, it can not threaten Lenovo Kingsoft. The licensing fee can be appropriately reduced, thereby squeezing other system vendors.

It took four years for the previous generation/life to beat Saipan and become the boss of the smartphone market. After all, at that time Nokia like the sun at noon, Europe and Asia were kings.However, in this life, the HOS system has been developed for several years, and the competition has no previous generation/life status. HOS is now known as the best smartphone operating system. Microsoft, BlackBerry and Syban are not good, although the number of Syban smartphones is now the largest.

As for the newly added IOS, it is not an opponent at all.

The most important point is that the tablet computer turned out. This product truly fills the gap between smart phones and computers, and is very popular in the market.

Take a look at the Lenovo Group. With this product, it has taken the world by storm, which has driven the sales of their other PC products. The brand value has risen by 50% and is still growing rapidly.

The tablet computer uses the HOS system, which has established the unshakable status of the HOS system.

There are even many IT celebrities who say that even if there is no XOS system, just the HOS system can make Lenovo Kingsoft the world's top software manufacturer.

What's more, Lenovo Kingsoft is now not only PC and smartphone operating systems, but also office software, anti-virus software and other application software. The software park is a magical touch, allowing Lenovo-Silver Mountain Corporation to surpass Microsoft.

It's no wonder that Microsoft launched the seventh-generation PC operating system ahead of schedule, otherwise it might be surpassed by Lenovo Kingsoft.For the XOS2.0 system, Feng Yu has also seen the development concept, which is better than the previous generation/life WIN7, and has some WIN8 features. But he can't guarantee that the WIN7 in this world is still the same as the previous generation/life, what if it is better than the previous generation/life?

However, Feng Yu believes that the worst is a tie, and Lenovo Kingsoft's XOS2.0 will definitely not fail like Microsoft's VISTA.

As for other applications such as office software, Lenovo Kingsoft is also not ashamed of Microsoft. As for the smartphone operating system, Lenovo-Silver Mountain Corporation is already in a leading position.

The first software Company in the future will no longer be monopolized by Europe and the United States, but will become the Company of China!

Now what Feng Yu requires is to complete the overtake on the weaker projects, and at the same time, for the superior projects, to continue to expand the advantages and completely defeat the competitors!

But while improving yourself and fighting your opponents, you cannot give up profits. To put it bluntly, the purpose of opening a Corporation is to make money. Why do you work so hard if you don't make money?

Previous generation/life Why did Google acquire an open source license is to promote this system in the shortest possible time and make it easier to use.

In this world, Lenovo Kingsoft has become a behemoth with more than 100,000 employees, but Qiu Bojun and Lei Dajun still say that there are not enough people and that technological development relies too much on talents.In addition, Lenovo-Silver Mountain Corporation has to take into account the development and upgrade of other products. The stalls are too large, and this is the drawback. If there is no focus, all businesses are likely to decline.

Kirilenko has acquired several good software corporations in Europe, and Feng Yu also let Ralph and Liu Chuanzhi acquire some software companies, but it is not enough.

Moreover, the company is dominated by too many restrictions. Local protectionism is not unique to China. The EU is actually the most serious.

There are more developed countries in Europe and their purchasing power is strong. That is a market that must not be lost. Fortunately for the US, Google, Facebook, Amazon, etc. can help.

However, if the HOS system is to completely defeat other systems, more mobile phone manufacturers, software suppliers, chip manufacturers, mobile operators, and Semiconductor Corporation need to join them to form a huge alliance.

Lenovo Kingsoft eats meat, but also has to give other companies soup in order to continue to grow and become the Boss of the market.

In this way, Lenovo Kingsoft can also have more energy to focus on the development and maintenance of PC systems, application software, etc., to ensure continuous profit growth and technical advantages.During this period of time, Feng Yu made Wind & Rain Holding Company and Taihua Holding Company executives contact many companies separately. Of course, not just talking about the mobile phone system alliance, but also taking into account the promotion of other products.

There are some old partners, such as Philips and Tata consulting, and they agreed. Company under Kirilenko's name is even more prepared.

Some companies in China have also joined them.

For example, the three major communications operators, such as several domestic mobile phone manufacturers, were particularly enthusiastic when they heard that Taihua Holdings wanted to form a mobile phone system alliance.

There has been a saying in China that Feng Yu will never cheat Chinese people as long as you behave. Follow Feng Yu, there will be meat!

So many facts are there, they are all in their eyes. Now that the opportunity arises, how can they not grasp it firmly?

The Company from Taiwan also especially wants to join. These companies did not, like the ITCompany in Japan, rejected the conditions put forward by Liu Chuanzhi and others, but kept saying that they considered it, in fact they wanted to wait and see.

But Liu Chuanzhi also said that if you want to join the alliance, first show your sincerity. In the future, everyone will unite for mutual benefit. To put it bluntly, we want these companies to also target companies such as Microsoft and Intel.At this time, Japan's Sony and other Company also heard the news. As soon as they hear that they join the camp, they can get system authorization at a more favorable price, and they can even participate in the development of the system. Of course, they are eager to join.

But Kameido Masao informed them, sorry, this alliance did not intend to invite you. And Kameido Masao also said that I tried my best to make the Boss promise to give you a chance, but you didn't know how to promote it.

I want to join now, it's too late!

Chapter 1784: Never Cooperate

Many media in the world have once again gathered in the capital of China. This time is the day the HOS alliance led by Taihua Holding Group was established.

IT-related companies and media are normal, and economic media are also suitable. However, some government-oriented media have also come, which makes many people unable to understand.

Even if Lenovo Kingsoft has Chinese state-owned shares, it is still a minority shareholder. Isn't Lenovo-Silver Mountain Corporation a private company?

And this time not only the Company from China joined, but companies from Europe, America, Asia and even Africa joined. There is no government preference, right?

These government media are mainly from Japan, because this time Japan has only one company to join it. Japan's IT electronics industry is among the top in the world. Such an important alliance organization has only one company joining it, and this company is also AIWA under the Wind & Rain Holding Company.

The public may not be clear, but the AIWA is not in charge of Feng Yu.

Their intention this time is to question. The intention is to exert pressure on Feng Yu through government influence, and then allow other IT electronic companies in Japan to join the alliance.

Who doesn't know now, the HOS system is one of the most mainstream intelligent systems. Not only is it applied to smartphones, it also includes tablets.It is said that Lenovo Kingsoft is still developing a smart TV system. In the future, TVs will no longer need a set-top box, and can also have functions such as video recording and replay.

Of course, this is not only being developed by Lenovo Kingsoft, the world's top electrical appliance manufacturers and software suppliers are all making this effort.

After they join this HOS alliance, they will also have certain benefits for the sales of smart TVs. The system developed by the world's top software Corporation certainly gives consumers more confidence than the system developed by the unknown software Corporation.

Even if Intel said that it developed the same system as Lenovo Kingsoft, everyone would believe in Lenovo-Silver Mountain Corporation more than Intel, which has a higher market value.

There are specialties in the technical industry, and it is too difficult to take care of both hardware and software.

Chapter 1785: Unconsciously, The Forces Have Become

The media representatives in the audience were recording frantically. What did they hear? It seems that SoftBank is on the blacklist of Feng Yu and Kirilenko?

They have automatically replaced the meaning of the Company with the meaning of two Boss. Feng Yu is a giant in the IT industry, and so is Kirilenko. Both of these two decided to never cooperate with SoftBank. How did SoftBank offend them?

Is it true that, as Liu Chuanzhi said, it is because SoftBank has a bad attitude towards Kameido Masao? This reason is obviously unbelievable. So the biggest possibility is that Kameido Masao represented Wind & Rain Holding Company to discuss cooperation with SoftBank, but SoftBank did not agree, which led to the breakdown of the relationship between the two parties.

But in the business arena, few people say such harsh words. If you fail to cooperate once, you can still seek the next cooperation. It's too rare to say it all at once.

Kojima Kosuke found that he seemed to have asked a terrific question, the answer was too great, but he also felt a little humiliation.

Liu Chuanzhi disdain as beneath contempt to the soft line, that is to disdain as beneath contempt to their Japan software industry. Except for AIWA, which is owned by Wind & Rain Holding Company, none of Japan’s IT related companies have joined this alliance.

Just now Liu Chuanzhi meant that Sony and other Corporations are not qualified at all. This is already a big insult~ insulting, and now this answer is even more excessive!Kosuke Kojima couldn't understand why, even if Microsoft didn't dare to talk to soft line like this, why did Liu Chuanzhi? !

Taking advantage of Kojima's dazed effort, Liu Chuanzhi continued: "Well, that unruly Japan reporter, you can sit down. This event will soon enter the next process, and there will be a formal Q&A session. ."

When Liu Chuanzhi came down, Zong Qingxian gave him a thumbs up. Kameido Masao clasped his hands together, relieved his qi, too much!

The company in Japan was contacted by Kameido Masao. As a result, those companies did not give face, and Kameido Masao was quite angry.

He is the president of Wind & Rain Holding Company Group, Japan's richest man, and the world's No. 1 X-product tycoon. Even the Prime Minister invited him to be an economic adviser. Those Company presidents dare to show him his face!

Especially Softbank, a software investment Corporation that is going downhill, what good is it? Isn’t your most successful investment Yahoo? How much has Yahoo’s stock price fallen now?

My Sixth Sense is listed in New York and Tokyo. Although the stock price has fallen a bit, the magnitude is not large at all, and it does not affect Company profits at all.

If it is not for publicity considerations, you can take this opportunity to delist. No one will doubt the profitability of the sixth sense!This time let you know that the consequence of not giving me Kameido Masao face is that all of you will suffer. Not only the soft line, but also Sony, Songxia and other companies in the future, you all regret going.

The influence of this HOS alliance is definitely greater than they thought.

Others don't dare to shake their faces with the soft line, but this does not include the Boss. I’m talking to you on behalf of Boss. I don’t give face to me, that is, I don’t give face to Boss. The time has come to suffer!

When other members of the Company spoke on the stage, many people in the audience could not hear it at all. They are still recollecting what Liu Chuanzhi said just now, and even many of the representatives felt that it seemed that they did not join the alliance because it was a mistake in the decision of the Corporation!

Those who rejected it outright regret it now. Those with ambiguous attitudes also decided at this time to apply to join this alliance soon, which is too important.

Take a look at the companies that have joined, covering almost the entire industry chain. You said a software system alliance, what do those semiconductor companies join in?

To put it bluntly, those semiconductor companies also want this system to optimize the performance of their hardware, so that they can increase their hardware sales.

Besides, joining this alliance will make it easier to sell their hardware products. Cooperation between companies has also become easier.Finally came the real questioning session. The reporters are striving to be first and fearing to be last. Many questions are very sharp, but Liu Chuanzhi and others are able to reply quickly and fluently.

They have already prepared answers to these questions. Liu Chuanzhi's answer to this press conference was obviously hardened. Liu Chuanzhi directly addressed the media issues that were addressed to the government.

This is a normal business behavior between companies. Lenovo Group and even Taihua Holdings are private companies. Don't go online. In an excellent country, Government will not interfere with the normal operation of a legitimate company.

A reporter asked, do you think HOS is the best smartphone system? Liu Chuanzhi answered yes without hesitation. And also added that it is still the best tablet system.

What Microsoft, Fruit, Nokia, BlackBerry, etc. are not in their eyes.

Even Liu Chuanzhi asserted that in the future Syban, BlackBerry, etc. will soon be eliminated, and Fruit, Microsoft and other Corporations can have 10% market share in smartphones and tablets, even if they are powerful!

Such arrogant remarks caused an uproar among many Company representatives.

Liu Chuanzhi meant that HOS would monopolize the smartphone and tablet market, and did not pay attention to Microsoft and Fruit Corporation. Even the elimination of the game class, BlackBerry and other systems, this is too arrogant!With a market share of 90%, will Microsoft be bullied like this? The representative of Microsoft is even more angry with hands trembling, bully intolerably, bully intolerably!

Although Microsoft has focused its research and development on the seventh-generation PC operating system in the past two years, the research and development of smart phone systems has never stopped.

Besides, your Lenovo Kingsoft is also advancing at the same time. Will Microsoft be inferior to your Lenovo-Silver Mountain Corporation?

The representatives of Fruit Corporation were gloomy. They were placed alongside Microsoft by Lenovo Kingsoft. They were supposed to be happy, but they couldn't laugh at all.

Lenovo Kingsoft means that Microsoft will be down to the same level as Fruit Corporation.

Their Fruit Corporation is also a well-known company in the world. When did it become a counterexample?

But they found that it seems that this situation is really possible.

There are too many companies in this HOS alliance, and their strength and influence are huge. It is not an exaggeration to say that they are the world's number one.

At present, the best-selling smartphones and tablet computers use the HOS system, which will cultivate user inertia and implicitly hint to consumers that HOS is the best system.

The representatives of Microsoft didn't understand. Why did the Lenovo Kingsoft, which they didn't pay attention to, suddenly grow to this point?Obviously, Microsoft's branch offices in China are second only to the scale of the United States. How did Lenovo-Silver Mountain Corporation grow? And this time, so many companies have gathered to form an alliance of this size?

At this time, there are still many people who think like Microsoft representatives, and they are all sighing, maybe this is the magical place of Feng Yu, what investment, what will quickly develop rapidly, and start to make money wildly.

Feng Yu once said to be the first person in the IT field, but there were still many people laughing at it. But they now discover that before they know it, Feng Yu's power has become!

Chapter 1786: Tablet Battle Begins

In this HOS alliance, Japan’s Company failed to join except AIWA. The Company on the Taiwan side also discovered the tough attitude of Lenovo Kingsoft at this time, and they started to contact them proactively.

It's a pity that the conditions that Liu Chuanzhi offered at the beginning have now changed. You still want to join, no problem, but the preferential conditions are gone, and it becomes very demanding.

These companies in Taiwan stopped doing it. They all clamored that everyone is Chinese, Feng Yu, you can't take care of foreigners and don't give yourself convenience.

Feng Yu smiled disdainfully when he heard this statement.

Own person? When have you been with us? If it weren’t for China to have a veto, I’m afraid Taiwan would have already applied to join the United States!

And don't talk about any care, normal cooperation in the business field, the companies that were the first to contact Taiwan, they themselves did not agree.

Switching to the Company of Japan, even if there are no harsh conditions, they directly cut off the possibility of joining. The current situation is already taken care of!

Taiwan Company began to work hard on public relations, looking for relationships, and wanted to put pressure on Taihua Holdings through the above and let Feng Yu agree.

Didn't mainland always say that the two sides of the strait are family members?

But this time, the leadership of mainland directly rejected it.How can the Government intervene at will in matters of the private company? We are a government that abides by order, and we naturally want to maintain the normal development of the Company.

The above have already had opinions on Taiwan. The leaders and guides on the Taiwan side are more than one by one.

Relying on mainland's efforts to develop its economy these years, it has jumped up and down, buying military equipment and establishing diplomatic relations with other countries.

Then when you arrive at the mainland, you need various preferential policies. If you don't give it, you will say that the mainland excludes Taiwanese people, and at the same time, you will not stop doing business in the mainland.

The news media have also been slandering the mainland, saying that the mainland is all dark.

If it weren't for mainland, Taiwan's economy has never developed so well these years. As the so-called Sheng Mien, fighting Mien. You help too much, and once you don’t help, or if you don’t help, you will begin to resent you.

At this time, the mainland Government is also adjusting its strategy for Taiwan. While developing its own economy, it will continue to grow stronger, while dividing the countries that have established diplomatic relations with Taiwan, leaving Taiwan in a state of isolation.

In this way, after decades, Taiwan will cry and cry back to China's embrace. Just like when Hong Kong returned to the embrace of China, isn't it developing much better than in the embrace of Britain?

The ITCompany in Taiwan saw what was going on, the Government in mainland didn't even take care of us?Is it because of the change of mainland strategy or because of Feng Yu's influence? But no matter which type it is, the companies in Taiwan understand that it seems that the government method/trick will not work.

Just look at the companies in Japan, don’t you also want to influence this matter through the government method/trick? However, the leadership of Japan at this time is an obvious right-winger.

At this time, the relationship between China and Japan is already very poor. How can you help at this time? Those industries in Japan were severely restricted in China at this time.

Without Japan's products, as well as European and American products, China can continue to fill this market with its own technological innovations. However, the absence of China's market has had a major impact on the survival of Japan Company.

In particular, this year's global economic situation is not good. The financial market has been affected by the United States and it can be said to have collapsed. Many people have no money in their hands, so purchasing power naturally declines.

Without trade circulation, the company's income will also decline, which is a huge blow to Japan's export industry.

Ordinarily, at this time, China's economic growth is still rapid, and we can and should focus on this. However, Japan’s prime minister, the prime minister, had to make a visit to the sacred toilet of the country, and the result was a sudden break with China!This is the best time to hit Japan's economy, and the China Government will naturally not miss it. There was no reason to tear up some trade agreements before, but now there are them, and they are upright.

Moreover, China's demand for Japan as a trading partner is getting lower and lower. Without Japan, the impact on China is very small. There are too many people in Europe and America who want to do business with China Company, not bad for Japan.

China's growing hardiness is due to China's rapid economic development over the years, and its military strength has also grown rapidly.

Of course, there is also Feng Yu's contribution. In the car industry and electronics industry, if it weren't for Feng Yu, it would definitely be one of the top ten in the world.

Not to mention medicine, retail, food, etc., the development is also very good. Coupled with the software and Internet industries, Feng Yu's contributions are indispensable. These are all industries that have brought a lot of money to China.

Not only high taxes, but also solved many jobs, reduced expenditures, increased income, especially the improvement in technology, so that China can truly become a powerful country.

You said Saudi Arabia is rich, but who says Saudi Arabia is a powerful country? There is also South Africa, gold, diamonds and other world-famous, but if there is anything, a European country whose economy is much worse than them can be wiped out.A country that makes money by selling resources will never become a powerful country. Only with the continuous advancement of science and technology and the continuous enhancement of military power can we truly become a big and powerful country.

Just like the former Soviet Union, many people can't live anymore, but who dares to say that Soviet Union is not strong? Even in Russia, the economy was not good, but who would dare to underestimate it?

Even in the United States, I never dare to underestimate Russia.

Of course, now the biggest imaginary enemy of the United States has changed from Russia to China. They found that China is developing too fast, with a large population and strong creativity.

If you really want to continue like this, maybe the position of the world boss will change hands in the future.

The simplest way is to provoke the relationship between China and Russia. How can there be some friction between the two big countries?

If it is more serious, even using force would be better.

It is a pity that Russia and China are now the same idea, mainly developing the economy, taking into account the military's actual strength.

In addition, the economic leader of Russia at this time is Kirilenko, who has a very good relationship with Feng Yu. The two countries have also launched cooperation in many aspects, not only in economic aspects, but even military affairs and government.Both countries also understand that when to pull the United States down, they will divide the best Boss. Now it's troublesome, so don't want to catch up and surpass the United States.

Russia wants to be the European Boss, and China wants to be the Asian Boss. They also have strong competitors, but these competitors are not having a good life at this time.

All of this is influenced by the United States.

At this time, Fruit Corporation announced that, following their IPHONE-3G, they will launch their own tablet, equipped with an IPAD with IOS system!

The tablet war has officially begun.

Chapter 1787: Unconvinced Jobs

Jobs can be said to be an ambitious person who has been trying to get the recognition and admiration of others, and has always wanted to inculcate his views on others, often shouting, to use technology to change the world, to make real artificial intelligence.

It is a pity that in this life he encountered a bug like Feng Yu, and his genius and creativity suddenly became mediocre. The products he wanted to make were first made by the Corporation invested by Feng Yu.

This tablet computer is indeed an early idea of Fruit Corporation, but it has been forced to shelve it because it cannot meet the technical requirements.

When Jobs discovered that these requirements could finally be achieved technically, it already had the Lenovo Group's L-PAD first, creating a new concept of tablet computers.

The emergence of L-PAD has attracted the attention of all electronics manufacturers. They discovered that there is such a product that can open up a whole new market.

An emerging market means huge business opportunities, huge sales and profits.

All PC manufacturers, even those who have not made a PC before, have begun to study tablet computers, and even some mobile phone manufacturers think they can do it.

Look at this tablet, it's a smart phone system, it means it's just a super-functional phone with a large screen.Among them, the Fruit Corporation is naturally leading, after all, they have already had this idea and have been studying it.

So before other electronics manufacturers launched tablet computers, their Fruit Corporation took the lead in launching IPAD.

It's a pity that the North American media once again named Fruit Corporation the title of the most imitator. Of course, Ralph asked someone to promote it.

The media has also listed the evidence, and these evidences seem ironclad.

Starting from Fruit Corporation’s IPOD, it is imitating AIWA Corporation’s MP3. Each generation of products lags behind AIWA, and the product functions are very similar to AIWA’s, but both sales and quality cannot be together with AIWAdiscuss two disparate things.

Next is the ultra-thin notebook, which is also the product concept promoted by the Fruit Corporation, which is more portable and faster. It is a pity that it was once again led by the Lenovo Group.

Not to mention lighter, thinner, faster, but also cheaper.

After finally making a mobile phone, Fruit Corporation is still in a backward stage. From the beginning of constant price reductions to the current meager profit sales, the profit margin of Fruit Corporation has been declining, not to mention that the imitator's hat can not be taken off.

Who made the 3G version of the Wind & Rain mobile phone just launched, and the Fruit Corporation launched the IPHONE-3G?The Fruit Corporation also differs to some extent from the previous generation/life, that is, under the pressure of the Board of Directors, Jobs had to make a compromise. For the profit of the Corporation, they made an electronic paper book, IBOOK.

The selling of this product is also very general, only the fanatic(s) of Fruit Corporation likes it. Whether it is cost performance or software function, the performance is very general. The only advantage is the fast switching speed.

However, the switching speed of other electronic paper books is not slow, and this gap is not recognized by consumers at all. Coupled with the gap in the supply of e-book content, their products are not selling well.

Jobs originally thought that this tablet computer would become a product for them to regain a city and get rid of the imitator hat, but they did not expect this product to be made by the Lenovo Group first.

And once it was introduced to the market, it became popular.

Without him, there is no competition. Although this type of product has similar functions, in terms of simplicity, cost-effectiveness, etc., there is no product that can be combined with L-PAD discuss two disparate things.

This product has also been marked with a fashion label, and it is loved by many young men and women. Although young men and women have low incomes, and many do not even have income, for this fashionable electronic product, the price is not particularly expensive, and the consumption power is the strongest.From the high-priced smart phones, high-priced super MP3, etc., which are also used most by these people, it can be perfectly reflected.

Although the Lenovo Group once again took the lead, Jobs did not give up. In his opinion, L-PAD also has shortcomings, and the design of many software is better than their Fruit Corporation.

As for whether it is better or not, everyone has different opinions on this. If you ask Qiu Bojun, he will definitely tell you that Lenovo Kingsoft is the world's best software Corporation, and the software developed by Lenovo-Silver Mountain Corporation is the best of its kind!

The biggest feature of Fruit Corporation's products is that it runs fast on its own products, but it performs very generally on other systems.

Simply put, the compatibility is very poor. But in terms of speed, it does very well, and there are often some very practical designs.

It's a pity that Fruit Corporation has been criticized by other Corporations over the years. The biggest criticism is that their products are extremely cost-effective, and there are many functions, flower but no fruit, and most of the software is charged!

Some people even say that the electronic products made by Fruit Corporation are actually for selling software. Software is more profitable than hardware, which is recognized in the industry.Regardless of what others say, the profits of the Fruit Corporation in recent years are indeed good. At least in the minds of many fans, they are the best Corporation in the world for smart software, and the best Corporation that combines products and software.

There are even many people who say that they are the best PC Corporation or Electronics Company in the world.

Of course, these are not recognized by other corporations. Peers are enemies, this is the truth of unchanging since times immemorial.

Although many colleagues have cooperated with each other, any company will not miss the opportunity to step on each other completely and make oneself a Boss.

Fans of any brand will say that the brand they use is the best, and they can cite many reasons.

But among the companies, we still have to use the market to speak.

Whoever has a higher market share, who has higher sales and profits, is the boss.

As for the company's own boast, there are no counts. Those scammers still say that their Corporation is or will be the number one in the world, except for those who have been scammed, who believes it?

This time, even though the IPAD was launched later, the Fruit Corporation is still full of confidence. Just like their IPHONE-3G, although it was launched later than Wind & Rain S4, it still has good sales, allowing them to make money.They can make money with their latest product, the smartphone, not to mention the tablet.

But when the product was introduced to the market, the response was still mediocre. Relying on the brand and sales channels of Fruit Corporation, there was a certain amount of sales in North America as soon as it was launched, but the sales in North America were very poor.

Asia has not yet been listed, and Europe has already been occupied by Lenovo Group. The advertisement over there is hiding the sky and covering the earth. When many people hear about the tablet, their first reaction is Lenovo's L-PAD, but they have never heard of the iPad.

The most annoying thing is that the sales manager in Europe actually told Jobs that the market in Europe is saturated.

This is an emerging market. How many units has the Lenovo Group sold? Why is it saturated?

The person in charge of sales was directly fired by him. This time, he will personally grasp the sales and reproduce the sales miracle of Fruit Corporation that year!

Chapter 1788: Good Cushion Corner

"Everyone has seen it, what do you want to say?"

In Feng Yu's office/bureau, everyone is sitting on the sofa, and there is a fruit Corporation IPAD on the coffee table.

Liu Chuanzhi first said: "Fruit Corporation's product is really inconceivable. The hardware and software are all designed and manufactured by themselves. Although it also uses the ARM architecture, it has many differences from our products. ."

"What is rare is that they did not infringe our patents and developed many of their own design patents. Moreover, their products and software are combined very well. This is something we can learn from. But there is one thing they are definitely better than nothing. Come on us, that is the stability of the system."

The HOS system was born earlier and more complete than the IOS system. Not to mention the more powerful function, the stability is naturally better.

"Everyone uses the same technology for screens. We are better in terms of batteries. In terms of hardware energy consumption, both parties have their own strengths." Xu Lihua added.

"The appearance and size are basically the same as ours, and the weight is a little heavier than ours. We use the Wind & Rain 2.0 interface, and they use the interface of their Fruit Corporation. It seems that in terms of promoting their own interface, they follow us. With the same purpose, but I think we are ahead in this regard."The Wind & Rain 2.0 interface is not only used on tablets, but also on mobile phones. The sales of Wind & Rain mobile phones are enough to ensure that this is an interface standard that has an audience far exceeding the Fruit Corporation.

Using different interfaces is also a method/trick that squeezes out other competitors through standards.

The simplest point is that every year just the data cable of the Wind & Rain mobile phone can bring a lot of income to Wind & Rain Appliances.

Every company, as long as it can promote its own standards, will not miss this opportunity. Just like when Nvidia changed the interface, it was the same idea. Those CPUs, motherboards and other manufacturers have to make adjustments for this, because Nvidia's products are more cost-effective.

Slowly, this standard will become the final standard, and Nvidia will become the Boss of the graphics card industry.

And the batteries used in Wind & Rain mobile phones have always been consistent in size, which can not only reduce production costs, but also reduce consumer use costs.

The battery replaced on the old phone can still be used for backup. In addition, many mobile phone battery manufacturers are required to produce mobile phone batteries in accordance with Taihua battery standards.

In this way, if one day, Wind & Rain mobile phones and others change the battery size, those manufacturers that produce counterfeit batteries will suffer heavy losses or even go bankrupt.The counterfeit battery produced cannot be sold, and the model is wrong, so naturally it can only be smashed in the hand.

Everyone has commented on the IPAD of Fruit Corporation. After talking for a long time, apart from the slightly lower price/performance ratio, the system stability has hidden worries. For the time being, it seems that it is not worse than L-PAD in other aspects!

This gave them a great sense of crisis.

Comparing prices, this is the most LOW method/trick. If the product performance is high, the price will sell well first year, so the profit will be higher.

This tablet is not defined as a product with small profits but quick turnover.

An electronic product mainly used for entertainment, so obviously, those who pursue entertainment must not be the poor. The poor should first pursue material satisfaction, and then spiritual satisfaction.

So this should be the same as AIWA's super MP3 and other products, it is a light luxury electronic product.

What is light luxury? It is not considered a luxury item, and most people can afford it with gritted teeth, but when most people buy it, they feel a bit expensive and reluctant.

If you buy it, you won’t be too tight, and you won’t be able to save too much money if you don’t buy it, which is somewhere between economical products and luxury goods.It can also be seen from the pricing of this product that although it is between a smartphone and a laptop, those cheap netbooks are much cheaper than this tablet.

But obviously, netbooks are not as easy to carry as this tablet computer. Generally, entertainment activities that netbooks can complete, such as simple games, browsing the web, chatting with communication software, watching videos, etc., can be completed by a tablet, which is truly portable. Reflect the extreme saturation.

Feng Yu frowned and then asked, "You said that Fruit Corporation's IPAD has the same performance as ours, but it is not cost-effective? What do you mean, their products are more expensive than ours?"

Liu Chuanzhi nodded: "Fifty dollars more expensive than ours! "

Feng Yu is furious. You launched it later than ours and did not surpass us in performance. You dare to sell more expensive than ours? What do you mean, your product is better?

"How about sales?"

"In North America, they have a lot of publicity. After three days of listing, they seem to be selling well. They are not as good as we were at the beginning, but they are already good. They are listed simultaneously in Europe and they are not selling very well. Don’t worry at all. In Asia, they have not yet been listed."Is the Fruit Corporation necessary to differentiate the market? No, the main reason is that Fruit Corporation does not have such a high production capacity, and they have only developed an English system for the time being, and other language versions are not stable enough.

Their factory production capacity is very low, and even the iPhone is the main subcontract(or)/OEM supplier factory. Although this will reduce profits, it can also reduce risks. There is no factory drag, so that the Company can avoid being dragged down by pensions.

"Increase our advertising density in North America and Europe. Ronaldinho Bert has another event contract this year, let him cooperate with the promotion. Not only in Asia and Europe, in North America, we also want other manufacturers to only watch To our back! "

The previous generation/life Fruit Corporation's mobile phones and tablets have made a lot of profits, and most importantly, they have become industry benchmarks. Many people say that the Fruit Corporation makes 90% of its profits with a 10% market share.

Although a bit exaggerated, it can also reflect the high profitability of Fruit Corporation's products.

In this life, the benchmark for tablet computers must be Lenovo's L-PAD, and the benchmark for the mobile phone industry can only be Wind & Rain mobile phones. After finally defeating Nokia, it is also in a leading position in the development of smart phones. How can Fruit Corporation late-comer lives above?

Feng Yu looked at the IPAD on the coffee table and suddenly had an idea.He took down the IPAD, placed it under a corner of the coffee table and pressed it down, then took a photo with the take action machine and sent it out through his Twitter account.

At the same time I wrote a sentence below: Hey, what my friend said is true, this thing is really suitable for the corner of the table!

After this was sent out, thanks to the huge fan group under Feng Yu Twitter, it was immediately followed by many people. Then many executives from Wind & Rain Holding Company started to forward it, let more people see this through their fans.

Someone also reposted this, and then @了Jobs.

After Jobs saw this Twitter, he felt that the blood vessels on his forehead were throbbing.

Feng Yu, you are bully intolerably!

Chapter 1789: Non-stop Promotion

Fruit Corporation immediately countered Feng Yu's remarks in the media and even denounced some of the shortcomings of L-PAD.

The Fruit Corporation wants to have a fight with the Lenovo Group, so that the Fruit Corporation’s IPAD can get a lot of attention and sales will increase.

It is a pity that the Lenovo Group does not intend to fight with the Fruit Corporation. They have to adopt another method to completely suppress the Fruit Corporation. Even if it cannot be crushed, the Fruit Corporation must be under the shadow of the Lenovo Group.

This method is to spend money.

Spending money on publicity and promotion, making everyone think of tablet computers, the first reaction is L-PAD, which understands Fruit Corporation’s IPAD as a copycat product!

Needless to say, in the Chinese market, there is no competitor. A Yang Tai prime time advertisement, in conjunction with the sales outlets in each county of the Lenovo Group, makes L-PAD an understood by everyone.

In other Asian markets, TV, newspapers, station screens and other advertisements are also very dense. Even South Korea and Taiwan, where electronic products are equally strong, cannot stop L-PAD sales.

As for the Japan market, only one TV station is advertising, and the sales of L-PAD are also just passable, and it is completely delegated to AIWA.The European market has Lenovo Group's own channels, coupled with the sales channels of partners such as Philips, and they sell well. The only market that is severely affected is the North American market, which is also the headquarters of Fruit Corporation.

Therefore, the advertising cost invested in the North American market is also the highest.

The manager of a Fruit Corporation store just opened in the morning, and he saw a stand on the opposite side, standing on it was a small local famous host, holding a microphone and saying something loudly.

He suddenly heard the word L-PAD. Could it be the L-PAD promotion on the opposite side?

Don’t think that Americans don’t like the excitement. Look at the shopping malls and amusement parks in the U.S. They are also crowded with people. When the discount was on Friday, it was even more terrifying than China.

"Lenovo Group’s L-PAD prize-winning sales activity has officially started. Anyone who buys L-PAD can come to the draw with tickets. The prizes cover a variety of products, including mobile hard drives, U disks, MP3, mobile phones, Power Bank, L-PAD shell, Lenovo Kingsoft software park recharge card, Lenovo cartoon dolls, etc."

"Everyone who wins the lottery can win a lottery, 100% of the time! What are you waiting for? There are only three days for the event, only three days! "The manager of the Fruit Corporation is out of anger. Isn't the Lenovo Group too bullying? Is your promotional event booth opposite our store? So many promoters wearing cartoon dolls writhed around and kept pulling customers over. No wonder no one in the store showed up as soon as the door opened today.

"Wow, sir, do you want to buy our L-PAD too? Really insight, our epoch-making product, but even the world’s richest man Mr. Feng likes it very much. But you have to line up, please follow the order, don’t Jump in the line."

The manager of the Fruit Corporation just wanted to say that he was not here to buy L-PAD, but he was quickly pushed back by the crowd. In the eyes of those in line, this one is planning to jump in the line!

The store manager turned and left, intending to report to the Corporation, he must apply for a fee and also do a promotion, otherwise no one will buy their Fruit Corporation products these days!

They have just started selling for a few days. If none of them can be sold at this time, the sales of this product will definitely be very bleak!

He didn't know that the scene just now was recorded with L-PAD by someone with a heart, and it was posted on the Youtube website. He also specifically stated that the store manager of Fruit Corporation intends to jump in the queue to buy L-PAD!The emergence of this topic made many people very interested. Some people really knew the store manager. They immediately left a message below to confirm that this is indeed the store manager of Fruit Corporation.

Many people are in an uproar that even employees of Fruit Corporation have to buy L-PAD, which proves that L-PAD is the best!

Each company tells its employees that they can only buy products from their own company and cannot buy other company products unless the company does not own the product.

Some are written in the employee code, some are not written, but they are also the default rules, and no one will be stupid to violate.

You work in Toyota. If you drive a stupid truck, can your boss fire you without a reason? You work at KFC, but you bought a burger at McDonald's and want to come back to work?

By the same token, how can I buy products from other electronic brands when I work at Fruit Corporation? Especially this product is produced by Fruit Corporation itself!

When others see it, it will give others an impression that the employees of their own Corporation are not satisfied with their products, so how can consumers buy them?

The store manager was about to eat something at noon, so he received a call from his boss.

"Is there all shit in your head? Why do you line up at the L-PAD booth? It was also filmed into a video and posted on Youtube! "The store manager was dumbfounded. He thought that his boss was telling him that the promotion plan was passed, and he planned to start preparations. He didn't expect that he was greeted with a scolding.

"I didn't. I just didn't know what the booth opposite was, so I went and took a look. I found that it was selling L-PAD, didn't I want to find out."

"Shut up, if you weren't my nephew, now you have been fired, immediately send an explanation email to my e-mail! Also, you said that their promotion time is three days, right?"

"Yes, that's what the host said."

"How many units can be sold in three days? We will start working hard again when their promotion time is over! Write our promotion method as a document and send it in early, and it will appear in my e-mail tonight! "

The sales department of Fruit Corporation is having a meeting at this time. Today, they received calls or emails from the heads of various states, saying that at the door of their Fruit Corporation stores, there is an L-PAD promotion booth for vigorous promotion.

Originally, Fruit Corporation thought that the advertising density of the Lenovo Group was already so high that there would be no other method/trick anymore. How did they know that they even started selling with prizes!

The reason is that Lenovo Group has entered the North American market for XX days. Is this TM also worthy of prize promotion?Fortunately, they learned that this prize promotion is only three days. As long as these three days have passed, the market will resume. There will surely be someone who wants to buy their iPad. The Lenovo Group’s sales outlets in North America cannot discuss two disparate things together with the Fruit Corporation.

If it weren't for their internet/network retail channels like Amazon, plus Lenovo Group's own North American official website store, Fruit Corporation would not take it seriously.

The cost of building these temporary promotional booths is certainly not low. The Lenovo Group’s advertising costs are so high. Can they still make a profit for this product?

Three days of promotion is a big loss for three days. Fruit Corporation decided to stay on the sidelines for now.

On the fourth day, the phone number of the vice president of Fruit Corporation in charge of sales was hit again. Those L-PAD promotional booths were still there, and the sales with prizes did not stop!

It is said that because the Boss is in a good mood, he decided to give back to consumers and extend the three-day promotion period again.

Three days later, the prize-winning sales continued. This time the reason was to meet the demands of consumers.

Jobs's face was pale as he listened to the report from his deputy. The liar of the Lenovo Group, what are they going to do and don't make a profit?

Chapter 1790: Defended Again

"Ralph, what's the matter? Is the supermarket group negotiated?"

Feng Yu has been staring at the supermarket group in North America. Although it is a lot smaller than Wal-Mart, it is not bad in scale and has great potential.

After the purchase, it can not only complement the purchase channels of Taihua Supermarket Group, but also get some store counters for Lenovo Group, Wind & Rain Electronics, etc., to enrich the terminal sales channels of these products in North America.

As for the funding issue, Feng Yu has already greeted the country. The money he invested in the financial market is still not moving. This money is loaned for investment.

"Boss, the supermarket group has not yet been fully negotiated. The British side still wants to retain some shares and does not agree to our plan to buy shares in their British supermarket group. But I can guarantee that before the Olympics, the North American supermarket group will definitely Was successfully acquired."

"Now we have a new problem. The Lenovo Group has been sued by Fruit Corporation."

Feng Yu raised his eyebrows. He wasn't surprised at this point. The company had to report to each other, especially among competitors in the same industry. This is too common in the United States.

"What do they sue Lenovo Group? Dumping or monopoly?"In Feng Yu's view, these two crimes are the same. A factual monopoly is not necessarily illegal, as long as the monopoly position is not used to influence other companies, that is, it cannot be tied up.

The Lenovo Group in North America sells prizes through L-PAD. Other products are given for nothing. No money. Isn't this a tie-in sale? Feng Yu asked Wilson and said it was okay.

As for dumping, that is the problem of discount sales. The L-PAD sold by the Lenovo Group at this time is highly profitable, and even the promotional prizes are also profitable.

But if you add advertising expenses and booth promotion expenses, it won't make money. But they didn't lose money, because the big stars they hired were all cheap.

For example, Ronaldinho Bert, who is now popular, had a contract signed very early and the price was very cheap. As for TV media advertisements, it not only promotes L-PAD, but also includes other products of the Lenovo Group, so this advertising fee is allocated to each product and it is not that high.

In other words, L-PAD does not have discounted sales, and the procurement system is also internally preferential. These are all reasonable and legal. Regardless of which of their complaints, Wilson has assured Feng Yu that even if he can't win, he won't be fined too much, and he can guarantee that no final judgment will be made within three years.In three years, L-PAD has already deeply implanted the brand in the minds of those consumers. Even if it loses the lawsuit, the market is already under their control.

With brand influence, the future market will also be completely controlled in their hands. Fruit Corporation, there is no chance of turning over one thread, one hair!

"There are both dumping and monopoly, and there are also unfair competition, harassing the people... and 17 other charges! "

Seventeen charges? !

Feng Yu was also stunned. He didn't know much about the laws of the United States, but he also knew that each state has its own legal provisions. After all, they are the United States. For example, some states can suck~da~ma, yes It’s not possible in the state, but seventeen counts are too many, right?

Well, no worries about the number of lice. One is also a lawsuit, and seventeen are also a lawsuit. Let Wilson go.

"It's fine if you inform Wilson. There are several cooperative law firms in North America. If the Fruit Corporation wants to fight a lawsuit, let's accompany him. The promotion activities with prizes continue, so that their products can only be held in the warehouse. Slowly fall to the dust! "

Wilson has also been with Feng Yu for many years. In these years, his career has developed from Hong Kong to mainland, from Asia to Europe, and then to the Americas.Although he is very old, in Europe and the United States, a team of lawyers usually takes part in the debate. Some of them are reminded by his deputy to help him prepare information. In many cases, he does not need to attend. Just hang a name and the lawsuit can be done. Won.

Wilson's legal career spans two completely different legal systems, European and American law systems and civil law systems, and has made him famous.

The Queen’s Counsel of the British Royal Family, Feng Yu’s legal adviser, and the legal representative of the fastest-growing law firm in recent years, no matter which title is in it, it’s a resounding one.

What's more, it's even more serious if it is in one person.

Since following Feng Yu, Wilson has not lost the lawsuit personally in charge. Either win or draw.

The so-called draw means an out-of-court settlement or obtaining the most satisfactory benefits for the defense. This is also true, making Wilson the most famous lawyer in economic lawsuits.

As for defending criminal cases for the rich, Wilson chose to be very careful. His lawyer Corporation, but Feng Yu's shares are also included, and Feng Yu is the real major shareholder.

He knows that Feng Yu doesn't like those the benevolent man cannot be rich, so he will not help those people for money. Even if the other party gives a lot of money, he is absolutely unmoved.For that amount of attorney fees, you may lose Feng Yu, a big tree. It's not stupid. You should know how to choose.

Wilson, who received the call from Ralph, personally chose a large group of lawyers, and then flew to the United States.

When the lawyers of Fruit Corporation saw Wilson and them, they were completely stunned. Their group of twenty-member lawyers is already huge, but seeing the crowd behind Wilson, I am afraid there will be hundreds of them, and their momentum is suddenly much weaker.

Isn't it necessary to fight so many people in a lawsuit? With so many of you, it is impossible for the court to let you all attend.

There are not many lawyers attending a normal court debate, usually only a few people, and one person is rare. But even if there are too many people, a dozen or so people are not bad, and no amount of courts can sit down.

Although they know that most of the lawyers are doing data collection and out-of-court assistance, they have never seen such a large group of lawyers.

Even the judge in charge of the case was stunned. There were not even as many media reporters as lawyers!

"Barrister Wilson, I would like to ask if you represent the Lenovo Group and Fruit Corporation public courtroom accusation this time, are you confident that you will continue to win?"

"Barrister Wilson, this time you brought so many people here because of lack of confidence?"
"Barrister Wilson, do you have anything to say about the allegations of Fruit Corporation?"

The reporters’ flashes kept flashing, and all the camera lenses were aimed at Wilson. Some even came in the interview car. There was a rocker camera on the car. The reporter could not squeeze in. The scene could be captured clearly, with sound. It's very clear.

"Lenovo Group does not admit all the allegations of Fruit Corporation. I am surprised. How can the state court accept this kind of obvious false accusation? I have not lost this kind of false accusation before, and I will never! "

Chapter 1791: XP Tablet Launched

"President, the Lenovo Group has been sued by the Fruit Corporation. They are in a lawsuit at this time. Will our new product be launched at this opportunity and can be simultaneously introduced to the North American market."

Norio Oga leaned on the back of the chair, took a deep sip with a cigar in his mouth, and exhaled a smoke ring beautifully: "This kind of sales model exists, how can we not be accused? Has our new product been tested and how is it performing? ?"

The person in charge of product research and development is a little embarrassed: "President, our hardware uses Intel core... The appearance is larger, and the performance can be said to have advantages and disadvantages compared with L-PAD and IPAD, but in the operating system, We used the Microsoft XPTablet system. Although this system has been upgraded many times, it is after all the system five years ago, so..."

"So what? So the performance will be poor?" Norio Oga was a little unhappy. If the operating system of the smart electronic product is not easy to use, the hardware is no good.

"It's not bad, it's just slower than L-PAD and IPAD in terms of running speed, but the average consumer doesn't have much demand for this, right? Open some software slower, it should be no problem."

"Yeah." Norio Oga nodded in satisfaction: "What else?"
"There are many application software based on the XP system. We don’t need to deliberately develop it, and we can also provide users with many useful software. This is even more advantageous. Because there are more application software under the XP system, most of them are Can run on our tablet."

"And Microsoft will soon launch a new generation of PC operating systems, and it is said that it will also specifically launch a new generation of operating systems suitable for smartphones and tablets. After this new operating system comes out, we will just launch the second generation product, which can also stimulate A round of consumption boom! "

Norio Oga is very satisfied with this answer. Besides, the XP system is still being updated. Although it is five years ago, it is not backward. After all, it is still the most used PC operating system.

In this way, their tablets will be closer to laptops, not like Lenovo Group and Fruit Corporation, but more like smartphones.

They can seize this in publicity, put themselves in a high position, and thus belittle the products of other brands. And they are the first brand to launch XP tablets. Unlike Tablets, they will definitely make users who like Microsoft systems fall in love with their products!

This opportunity cannot be preempted by other companies. Norio Oga knows that several PC or mobile phone manufacturers, including Dongzhi and Songxia, plan to launch XP tablets.Whoever can be the first to do it will be able to maintain the best relationship with Microsoft. They will also be the first to benefit after Microsoft launches the new PC operating system and smartphone operating system!

"Very good, then we will hold a press conference tomorrow to launch our N-PAD! "

Sony Corporation took the lead in launching XP-based tablet computers, and the news quickly spread throughout the IT circle. With the push the wave and add to the billows of Corporations such as Microsoft and Intel, the limelight has overwhelmed the IPAD.

Of course, it is impossible to overwhelm L-PAD. After all, L-PAD’s advertising campaign is too fierce, and it has been publicized for so long, it can be regarded as enter deeply into people's hearts.

Feng Yu did not expect that Sony Corporation was the first to launch the XP tablet. Feng Yu thought that Intel and Microsoft should jointly launch it themselves.

But it doesn't matter, Feng Yu knows that this product will not be popular when it looks at the XP system.

Although this XP system is also controlled by a touch screen, it is the core of XP after all. How useful is the system five years ago? Of course, some people who are accustomed to the XP system find it good, but they are afraid of comparison between products.

The XP system has fallen behind both in terms of speed and functionality, and has a big disadvantage, that is, it takes up a lot of space.If L-PAD etc. are the evolutionary version of smart phones, then Sony’s N-PAD is the weakened version of notebook computers. The R&D directions of the two parties are themselves different.

The interface of XP is far less beautiful than the interface of HOS. It's very old-fashioned. I still use XP's most traditional boot music, which instantly gives people an outdated feel.

The Lenovo Group positions L-PAD as a light luxury and fashionable electronic entertainment product. Fashion and obsolescence cannot coexist. The pursuit of electronic products is the continuous evolution of performance. Apart from those enthusiasts who like to collect, how many of them like old products?

Qiu Bojun knew that after Sony launched the XP tablet, he didn't have any worries. The most important point is software and application software.

Although the application software based on XP system is the most, many functions are relatively old. It's not that some application software hasn't been upgraded, but how low was the configuration of the computer that installed XP at the beginning. The hardware is now rapidly upgraded every year. Can it compare with the current one five years ago?

Therefore, many applications under XP are already old products, and the number of people using them is decreasing. Many application software dare not upgrade too much, otherwise the XP system will become very slow.The application software under the HOS system is different. When it was first developed, it was prepared to be mounted on a smartphone, so one has a small footprint, and the other has a more direct function.

Many of the application software under XP are very powerful, are they computer-specific, but because they are too powerful, they are not suitable for tablets.

The configuration of this tablet can't be compared with a real PC. Run this application software on the tablet and wait for it to get stuck.

Many XP-based software, the tablet can't carry it at all! This is a big shortcoming, not to mention that there are still many functions that have not been upgraded and are not smart enough?

Hardware and software are developing rapidly. Many softwares nowadays are undergoing functional upgrades every year or even every month. The simplest picture editing software has evolved.

The camera pixels on the N-PAD are higher than those of the L-PAD. Sony is indeed very powerful in optical and electronic technology, but it lacks many application functions, making its actual performance worse than L-PAD.

But anyway, the XP tablet is launched, this is a signal. Let Xu **C manufacturers and mobile phone manufacturers see that XP can indeed be applied to tablet computers.Coupled with Microsoft's claim that by next year at the latest, their new generation of operating systems for smartphones and tablets will also be launched, and many manufacturers are still on the side of Microsoft.

Among them, Japan is represented by manufacturers, and there are some in Taiwan. In addition to several major corporations in Europe and the United States, the strength should not be underestimated.

And several PC manufacturers have also taken the opportunity to announce that they will soon launch their self-developed tablet PCs equipped with XP systems.

Feng Yu grabbed the phone and called Kameido Masao: "Kanda, inform Hajime Yagyu that AIWA's tablet is ready to be marketed! "

Chapter 1792: Hundred Flowers Blooming (1/10)

Sony launched XP system tablets and began to sell them in the Japan market and North America market. This has made many manufacturers see another direction. It seems unnecessary to be a HOS system tablet. Your HOS system alliance will not let us join. We It’s not rare to join yet!

At the same time, Nokia, which focuses on the Syban system, is also working hard to upgrade, and plans to launch a Syban system tablet in the future. With their Nokia's technical prowess, they think they can copy this path and go better. After all, in the European mobile phone market, they are still Boss.

With the launch of Sony’s tablets, Dongzhi, Songxia, Asus, Acer, Mingqi, Four-Star and many other manufacturers have announced the immediate launch of XP-based tablets. They found that the simplification of laptops to tablets seems to be better than smart phones. It is easier to upgrade to a tablet computer, at least suitable for their PC manufacturers.

The thing that Feng Yu could not think of most was Thomson Corporation. This company is currently in a state of high losses, and many important allies are missing. Now it still wants to develop new products. This is planning to expand new profit routes.

But seeing that Thomson was going to make an XP tablet, Feng Yu knew that the Corporation was out of help, and they chose the wrong way again. If XP is really suitable, it will not be Lenovo's turn to make a tablet first.The idea of this tablet can be imagined by Fruit Corporation, but must other R&D and designers of Corporation not think of it? It's just that they found this product flower but no fruit, so they didn't develop it vigorously.

Many electronics and electrical appliances manufacturers rushed to hold press conferences. During this period, IT media and economic media did not report this incident, but no one can deny that the products of the Lenovo Group are the pioneers.

At this time, AIWA was the first to announce that they will launch HOS system tablet computers, mainly for sale in the Japan market, taking into account some markets in Southeast Asia.

And unlike the plans announced by other manufacturers, they directly took out the samples. Except for the slightly different appearance, the internal design is almost the same as that of L-PAD. They have optimized the sound, keeping the consistent characteristics of AIWA not to mention, but also directly built-in several music applications and game software.

When everyone lamented that AIWA is moving fast, AIWA announced that tomorrow everyone will be able to buy it at various stores and official websites, which shows that AIWA has already started production.

Immediately after Taihua Holdings announced that its Wind & Rain Brand and Aihua brands have all developed tablet computers and have begun to market them, and the Aihua brand is mainly in China and Southeast Asia. Wind & Rain Brand focuses on the European and American markets and is simultaneously listed.This speed has once again made other manufacturers understand that this is simply a set of technology. Perhaps Wind & Rain Brand, Aihua brand, etc. have made simple upgrades, but they have definitely not changed much from L-PAD.

Besides, these are all Feng Yu brands, which are left-handed and right-handed. Feng Yu clearly intends to occupy this market more and faster through multiple brands, so as to maintain the largest market share and avoid monopoly to a certain extent.

But in fact, has Feng Yu made all the profits?

In the Chinese market, other brands soon appeared, not related to Feng Yu. These are also the electronic brands that have emerged in China in recent years. Some are state-owned, some are joint ventures, and some are private.

They are also one of the company members of the HOS system alliance. They could not buy the product design patent authorization of the Lenovo Group, so they simplified the product again.

The tablet function they produced is really not as good as Wind & Rain S4 in many places, but in appearance, it really looks exactly the same as the tablet.

However, they use cheaper materials, such as plastic casings, such as ordinary batteries, such as reduced storage space, such as reduced core performance and so on.

Naturally, the price of their products is also cheaper, almost the same as the price of ordinary netbooks, which is much cheaper than L-PAD.Feng Yu didn't expect that these domestic manufacturers would once again embark on the road of copycats.

Obviously there are very good engineers, R&D and designers, but they pay attention to immediate interests and do not consider the long-term. Any lack of funds is an excuse. If you really don’t have enough funds, you can go to venture capital and invest in it.

In Feng Yu's eyes, this is the management's decision-making error!

In this way, it is difficult to reverse the image of their copycat brand, and the brand cannot be built. Therefore, the technology will be better than other first year before it will be truly recognized by consumers.

It is already difficult to catch up with other manufacturers' technologies. How can it be a lot higher? Other manufacturers have stronger financial strength, how can they give these small domestic manufacturers opportunities?

Feng Yu even believes that the superiors also have certain responsibilities. If the superiors intervene to bring these companies together, it might not be impossible to make outstanding product designs.

However, these companies are under different jurisdictions, and each local government pays more attention to immediate interests. Now that they can make money, it is their political achievements. If they plan to make money after five years, who knows if they will still be here in five years.

Although it is less profitable now, just make money. If you don’t have the money to invest in the Government, the Government has no money. You can take a loan. It is best to go public.In the eyes of many government leadership, the listing of the Corporation is the big corporation. If your Corporation is not short of money, they will also want to urge you to go public. This is political achievement.

They don't care whether the listing is suitable for the Corporation, anyway, the company's market value is high, they can enjoy it once. Some corporations clearly fail to meet the listing standards, and they even help to clear the relationship personally, hoping to be listed.

The listing has thus become a method/trick for collecting money, and it has completely abandoned the initial listing for the purpose of expanding the scale and better development of the Corporation.

However, these Feng Yu are too lazy to care, anyway, Lenovo, Wind & Rain Brand, etc. are suppressed, and those cottage brands have no chance to develop particularly large.

They specialize in producing low-priced knockoffs, which can highlight the good performance of products such as Lenovo brand, so that Lenovo brand and other brand-name effects in consumers' minds are better.

As for these companies that will go bankrupt if they fail to develop well in the future, it does not matter. Workers in these factories are actually better looking for jobs. After all, the industry is still on the rise, and the demand for workers will increase.

Less than half a month after Sony launched the tablet computer, more than a dozen tablet computers appeared on the market, two-thirds of which were HOS systems and one-third were XP systems.There are more and more advertisements on tablet computers on TV and other media, even surpassing that of notebooks and mobile phones. It can be said that major manufacturers are fighting for this market, and no one is willing to give in.

The tablet market has entered the era of a hundred flowers bloom.

Chapter 1793: Let Them Sell (2/10)

"Chairman, there are more than a dozen brands of tablet computers on the market now, and they are still increasing. Let's just let them develop?" Liu Chuanzhi asked anxiously.

"Oh? What do you mean?" Feng Yu asked rhetorically.

"Of course it is to suppress them. Forget the domestic ones, but how can other brands develop abroad? Especially many of them are XP systems! "

"Lao Liu, do you think that XP tablet is easy to use? Sony, Dongzhi, and even Huipu have launched XP tablets. Which ones do you think are the best?"

"There is nothing more usable than our products. Their positioning is fundamentally different from ours. They want to make it a computer, and others must pay attention to office performance. This is clearly neglect the root and pursue the tip." Liu Chuanzhi Said with disdain.

"Since they have turned aside, why should we stop?" Feng Yu asked rhetorically with a smile.

Liu Chuanzhi was stunned. After looking at the others, everyone understood what Feng Yu meant.

The tablets made by those brands are not easy to use at all. If they stop, they will make those brands work hard on public relations techniques to upgrade them.If you let them go now and let them slack off, it will push them to a fork in the road. After the Lenovo Group's Second Generation products are launched, they will be able to completely separate from these products.

Pulling the product out of grade will even have an impact on the brand. Let consumers think that Lenovo brand is the best, other brands are second-tier or third-tier.

In this way, the prestige of the Lenovo Group brand has been raised again. It’s not enough to have the world’s largest production and sales volume. Consumers must know that Lenovo’s products are not only cost-effective, but also more innovative, and technically better than other companies!

"What about the Taiwanese brands, they are like small domestic manufacturers, producing cheap tablets with far too poor performance, but they are very cheap."

"What does it matter? Their products are not usable at all. And they are not using low-energy hardware. Do you remember why I said that this product must use low-energy hardware?"

Wu Zhigang quickly replied: “Because this product is thin, it is impossible to install a fan for heat dissipation. Traditional hardware consumes high energy, not only consumes a lot of power, but also causes the product to become hot or even hot after long use. Not to mention the electronic components inside will be burned, but it will also cause safety hazards."Wu Zhigang's super memory once again demonstrated extreme saturation. What Feng Yu said at the beginning was remembered by him as being very clear about sth. Not only did Feng Yu like and value it very much, Liu Chuanzhi and others also admired it.

"Now that the weather is getting hotter and hotter, even if there is no safety hazard, who wants to play with a hot guy? This product is destined to not become the mainstream. Aren't domestic brands and Taiwanese brands also competing, let them compete Go ahead, don't deal with them for the time being, they won't be a climate anyway."

"How is the sales of Fruit Corporation's products? They are not having a good time during this period, right?"

"It's not just a bad thing. To say that these brands all produce tablet computers, which will have a greater impact on Fruit Corporation. Originally, their products have not yet started, but now they have given consumers more choices, and their products have launched In the first month, we carried out a repressive promotion. They must now have a lot of product backlogs, which can be seen from their semiconductor component purchases." Jiang Wanmeng said excitedly.

Others also realized once again that they did not suppress other brands' products, but they still have this effect.

Among these tablets, the most valued by them is Fruit Corporation’s IPAD. This Corporation’s hardware and software are combined to do an excellent job, and it is a rival.When Feng Yu heard Jiang Wanmeng's words, the corners of his mouth slightly turned upwards, and Fruit Corporation's products were once again suppressed. This time it is not only the suppression of the Lenovo Group, but also the market competition of other brands.

As long as the products of Fruit Corporation cannot develop, the products of other brands are not regarded by Feng Yu at all!

Fruit Corporation’s particular headache at this time was that it first filed a lawsuit with the Lenovo Group and made them badly burned about the head (from trying to put out a fire). They made so many accusations that Wilson didn’t admit or say anything. In turn, a number of accusations were filed, including accusations of patent infringement.

While fighting a lawsuit, Lenovo Group continued to hide the sky and covering the earth's advertising campaign, and the Fruit Corporation couldn't afford to raise its head.

When Fruit Corporation finally decided to increase their advertising costs, other brands of tablets were also launched one after another, which once again impacted the market.

Originally, after the promotion of L-PAD for a period of time, the market was briefly saturated. This time, the emergence of multi-brand products made Fruit Corporation's products even more unsold.

They have increased advertising costs, and the advertising density of other brands is not bad at all. Nowadays, you can see tablet advertisements in newspapers, televisions, and computers every day. Tablet computers have become familiar to more and more people.But everyone has also been instilled in the idea that L-PAD is the best, and it is the Lenovo Group that created this product.

Just like the previous generation/life, no matter how many generations of tablet computers other brands have introduced and how many new functions they have added, even if they are similar to the iPad, no one can replace the status of the iPad in the minds of consumers, and the profit of which brand Neither can compare to Fruit Corporation.

However, in this life, all the benefits belong to the Lenovo Group, and even Wind & Rain Brand is not as powerful as the Lenovo brand.

At this time, there was another news from Motorola, and they also launched a tablet, XP system tablet.

Immediately after Nokia also announced that their Syban system tablet will also be on sale soon.

This makes the tablet market more smoggy.

Feng Yu is very happy to see these scenes. Not to mention that Taihua crystalline silicon is the largest crystalline silicon company in the world. No matter which company is bigger, it cannot bypass the raw material of crystalline silicon. To say that this will make the product develop faster and better is what Feng Yu hopes to see.

If only the Lenovo Group makes this product, then it won't be long before the development of this product will fall into a bottleneck, and there will be no enterprising spirit.

And only with contrast can the product sell better. Only with competition can development be faster.More and more brands enter this market, and Feng Yu did not stop them. Let them sell it. Anyway, even with so many brands coexisting, Lenovo’s L-PAD still occupies half of the market share, and the HOS system occupies 80% of the market. The remaining market is divided by other brands. Into a climate.

During this period of time, the financial market situation in the United States has deteriorated. Feng Yu decided to stimulate again.

Chapter 1794: Lei Man Brothers Bankruptcy (3/10)

With the deterioration of the global economy and the continued depreciation of the U.S. dollar, the stockmarket in the United States is still unable to stop the downward trend. Although it seems that the daily decline is not big, only a few percent midnight, but it can't suppress the daily decline.

Especially the Company in the financial industry, almost all led the decline. Several major commercial banks in the U.S., the Financial Investment Corporation, cannot pull up their share prices at all.

Although the U.S. Government and the world's major banks are injecting capital, they still cannot save the market.

The more chaotic the market, the more extreme the approach adopted by the Financial Investment Corporation. There is no way, I have already lost too much. If you don't adopt some extreme investment methods, you can't turn around at all.

Rather than being destined to fail, struggle on whilst at death's door, it is better to take a gamble. If it succeeds, it will not only be able to turn over successfully, but also make a lot of profits.

In the U.S. financial market at this time, the vast majority of high-fold financial leverage emerged from the U.S. Financial Corporation, in order to attract more investments, so that they can make more profits and fill up shortfalls.

There are more and more junk bonds appearing on the market. Many bonds that used to be more expensive than gold have now become waste paper. For this reason, GCEO rge Bush badly burned about the head (from trying to put out a fire).

In addition, the current candidates are still constantly attacking them at this time, which makes the candidates sent by them very embarrassed.However, these GCEO rge Bush have no time to pay attention. What he wants most now is not to make the situation worse before leaving office. It is best to completely collapse the market after the successor takes office, so that the responsibility is not his.

If this is the case, maybe the successor can be impeached, which is the most beneficial to them. In his opinion, even if the US financial market collapses, other countries cannot surpass the US. After all, this is the most mature and advanced financial market in the world, and the US is the largest country in the world.

Moreover, the U.S. financial market is hit, and other financial markets are inevitable. Whether it is European or Asian financial markets, it will be affected to some extent. Financial markets that are basically unaffected are particularly closed. And the particularly closed financial market is not prosperous enough.

"Mr. President, it seems we are in big trouble! " The secretary of state came in and reported.

"What's the matter?" GCEO rge Bush now hears a lot of bad news every day, which makes him badly burned about the head (from trying to put out a fire).

"Two more financial corporations have filed for bankruptcy protection, and one has declared bankruptcy directly! "

Sure enough, it was bad news again. In the past six months, he has heard too many similar news, can't there be some news that makes him happy?

"Is it large? Does it have a serious impact on other financial institutions?"
"The scale is not large, but it has a significant impact on the industry. Lehman Brothers has the most serious impact. They lost 2.8 billion U.S. dollars in the first quarter and 4.1 billion U.S. dollars in the second quarter. The third quarter is expected to lose Will exceed eight One billion dollars! "

"There are rumors that Goldman Sachs is manipulating its stock price behind the scenes. The bankruptcy of Bear Stearns Corporation in the first quarter is also closely related to Goldman Sachs, but there is no concrete evidence."

“Originally, Barclays bank planned to acquire Leman Brothers, but after verification, Leman Brothers’ cash reserves were less than US$100 million, which is inconceivable for a financial institution of this size. But at this time, Leman Brothers’ liabilities, It has surpassed five 100 billion U.S. dollars and is already insolvent! "

GCEO rge Bush was shocked. In the first two months, it hasn't been so serious. Why is the debt exceeding five hundred billion dollars? This is the fourth largest investment bank in the United States. It used to be famous.

If the loss doubles and then rises, should this debt also double and rise? The Government has given so many emergency funds and repaid so many loans, isn't it all in vain?

What does insolvency mean? GCEO rge Bush knows very well that all insolvent Corporations will eventually have to go bankrupt.Leman Brothers Bank suffered a loss for the first time since it went public in 1994, and then it was one stumble, unable to rise. Obviously, in the fourth quarter of last year, the Corporation was still profitable. Could it be that their financial problems have long been serious, but they have been covered up by the financial method/trick?

But it shouldn't be a loss at the beginning, the Corporation can't handle it. How could this Corporation's ability to withstand pressure be so bad?

But if you think about Bear Stearns Corporation, which went bankrupt in the first two months, it might be understandable.

Last year, the market value of Bear Stearns Corporation was close to 20 billion U.S. dollars, and it was very prosperous. When Bear Stearns went bankrupt and sold two months ago, it only sold for more than two billion U.S. dollars, and its assets shrank by more than 95%. Has already fallen below the issue price.

The bankruptcy of Bear Stearns Corporation was not only because they held a large amount of mortgage bonds, but also because of the advent of the financial crisis, a large number of investors concentrated on redemption, and their cash suddenly became zero!

A financial institution has zero cash reserves. How can it continue to operate? So in March, the company's stock price dropped from more than sixty dollars to less than three dollars in just a few days.

Of course, there is Feng Yu in it, but it is Goldman Sachs who is in the dark. Who makes Feng Yu's investment be the financial leverage provided by Goldman Sachs Financial Corporation?The U.S. Government provided Bear Stearns Corporation with US$30 billion in emergency loans. Even so, the Corporation still failed to resist and was eventually acquired by JPMorgan Datong for more than US$200 million.

It's not that the company's true value is only so small, but don't forget that this company is still burdened with huge debts. Many financial institutions interested in this Corporation were scared off by this huge debt.

During this period of time, U.S. financial institutions continued to go bankrupt. These GCEO rge Bush thought about it, but never expected that giants like Lehman Brothers would be on the verge of bankruptcy!

"Immediately contact Bank of America and other institutions and ask them to contact Lehman Brothers. Lehman Brothers cannot go bankrupt. This will make the financial market situation worse! " GCEO rge Bush said anxiously.

Since Barclays was once interested in Leman Brothers, it shows that Leman Brothers still has many valuable assets. Besides, Lehman Brothers itself has a lot of large investments in Corporation's investments. Wouldn't they reach out at this time?

"Already contacted, Barclays has not completely given up on the acquisition of Lehman Brothers. This time with the addition of Bank of America, it should be able to rise from the dead, right?"

GCEO rge Bush was looking forward to it. In the afternoon, the lawyer representing Lehman Brothers submitted documents related to the application for bankruptcy protection.GCEO rge Bush was stunned. Didn’t he say that there will be two major banks negotiating the acquisition? Didn’t you still make an estimate of the financial situation in the third quarter? Why did you suddenly apply for bankruptcy protection? !

Chapter 1795: Target Traditional Financial Industry (4/10)

boom!

A bottle of champagne was opened, and Fu Guangzheng poured it on everyone, and they celebrated with a toast.

"Feng Yu, Leiman Brothers really applied for bankruptcy protection as you said. This is the four major investment bank of the United States, and the blow to the financial industry in the United States is bound to be huge." Fu Guangzheng said excitedly.

Following the bankruptcy of Bear Stearns Corporation, Lehman Brothers finally filed for bankruptcy protection!

Here, Feng Yu is the biggest manipulator behind the scenes. And these manipulation methods/tricks are not easy to see.

In the simplest way, they make entrusted investments through some small investment corporations. Instead of a listed Corporation, this commission can be kept confidential.

This is also the most commonly used method/trick of those ancient families in Europe, and it is also the reason why there are many invisible rich people in Europe. They invest through these Corporations, and then the Corporation sets up the Corporation. After layers of entrustment, no one knows that they invested the money, and no one knows how much property they have.

Just like the Rothschild Family, there are only 10 billion euros in assets. Who believes it? So some assets, why have such a high status?Those financial financing ~ the family used these methods/tricks to hide their investment. Even if their investment caused heavy losses to many people, no one would know that they did it, and the infamous name was cheated by others.

For example, in the U.S. financial market at this time, many financial institutions criticized by investors are from the U.S. and Europe. Many people know that assets such as Wind & Rain Consultation and Taihua Consulting have been growing, and investment profits have been increasing, but who Do you know how much Feng Yu's funds are in it?

Even He Zhaoji didn't know it, let alone outsiders. Unless Feng Yu asks someone to make a careful calculation, Feng Yu can only estimate it. Many of his investments have been changed hands by multiple corporations and need to pay a little fee.

Feng Yu took a sip of champagne and put down the glass: "Although the size of the Leman Brothers is not small, it is not as good as the state-owned banks in the United States. You can see that the bankruptcy of Merrill Lynch and others may have a greater impact than the Leman Brothers."

"This is only one step of our plan. We want the bank and other financial institutions in the United States to continue to go bankrupt. This is our opportunity to invest in the old banks, and we can truly stand on top of the world! "

It is said that Leman Brothers is also a veteran bank, with a history of more than 100 years, which is much longer than those of China's state-owned banks.But compared with those old banks in Europe, it's far worse. The more established a bank is, the more deeply rooted it is. Regardless of the bankruptcy of Leman Brothers, those shareholders may not really lose money.

The market value of Lehman Brothers at this time is only about six One billion US dollars. Why can it be more than five 100 billion US dollars in debt and still receive funding?

It should be said that there is no relationship with those shareholders, who believes it? To say that the Leman Brothers have been insolvent since last year. But everyone is blinded by the apparent profits of eyes, and can't see that they are small horse-drawn carts.

Once their profits fall, losses will appear immediately. The interest on those loans and so on is an astronomical figure, let alone the increasing interest, many of which are compound interest?

Debt is like a snowball, getting bigger and bigger, and finally it's time to push it. Those shareholders have already used other methods/tricks to get rid of their debts, and money has already gone into their pockets.

Of course, there are also some people who stand up to their backs, such as the two CEOs of Leman Brothers last year and the first half of this year, and some relatively small shareholders.

Feng Yu has long been greedy for the banking industry, which is the most traditional financial industry. Although Feng Yu believes that the internet/network e-finance industry will rise in the future, no one can deny that traditional finance is still the largest.Online bank, even if it is a kind of internet/network finance, does not have to rely on traditional banks. Otherwise, it lacks credibility. If there is a payment problem, the cash flow will not stop.

There are also internet/network payment tools such as payment packages and Baibao, which also need to be associated or even bound with bank accounts. Traditional bank is the foundation.

Feng Yu once invested in the first private bank in China-Minsheng Bank, but the development of Minsheng Bank in China is subject to many restrictions.

Although Minsheng Bank owns shares of many wealthy individuals and its credibility is not bad, but it is limited by business outlets and business development, and its development is far behind the state-owned bank.

For example, some housing loans, car loans, etc., state-owned commercial banks can be very simple, but the people's voice bank is not easy. If it were not for the support of domestic payment packages to make the online bank business of Minsheng Bank develop well, I am afraid it would still be the same as the previous generation/life, and the development would be similar to that of the provincial bank, and it would not be successful at all.

Feng Yu can also understand that the country chooses this way, so that it can be balanced by the upper-level adjustment, but it is too unfair to the public voice bank.

Looking at the names of the shareholders of Minsheng Bank, I was a little scared. I am afraid that Minsheng Bank will become the largest commercial bank in the country, thus freeing the banking industry from the control of the country.Not to mention that other shareholders are the names on the domestic Hu Run 100 rich list, but Feng Yu alone, the richest man in the world, makes them worried. It's not that he is worried about Feng Yu's manipulation of the market. Now that Feng Yu is a net worth, there is no need to do so.

Financial experts all over the world now say that Feng Yu is lying down at this time. As long as he is not a manager who is mentally disabled, the growth of the assets of these companies under Feng Yu's name is enough to ensure that Feng Yu will be the world's richest man until his death. , No one can surpass!

After all, there are many unlisted companies under Feng Yu's name, and their valuations far exceed the market value at this time. But people just don't go public, what can you do? There is no shortage of money, no lack of attention, why do you have to go public and share your financial situation with others?

What those people worry about is that the development of state-owned banks is not as good as that of people's voice banks. That would be embarrassing.

This time, Feng Yu led the team to overwhelming the U.S. financial market, not only to hit the U.S. economy, but also to take the opportunity to acquire some financial companies in the U.S.

Of course, those situations need to be saved, like Leiman Brothers, Feng Yu has no interest at all.

In this way, people like Bank can really enter the international market and make money abroad. At the same time, it has increased the ability to resist risks, profitability, and also expanded the scale.A commercial bank that can only operate in its own country is not a success at all. The state-owned commercial banks are not all going out at this time, but the development is not too smooth, but now the opportunity is here.

In the first half of this year, Feng Yu has quietly acquired some small financial corporations through some investment, which are distributed in different states of the United States.

When integrated together, a huge commercial internet/network can be formed. It’s just that a lot of capital is needed to actually operate. At this time, Feng Yu's funds are all invested in the financial market. After the withdrawal at the end of this year, it is time for him to truly enter the traditional financial industry!

Chapter 1796: Lao Zhang Consulting (5/10)

"Lao Zhang, are you looking for something to do with me?" Feng Yu was very surprised when he received a call from Zhang Ruiqiang.

Zhang Ruiqiang's work is now busier than before, the location is different. Ordinarily, Zhang Ruiqiang has no time for small talk, or even a break.

Is it the Olympic Games? But it’s not right. The sponsorship fees have been paid in accordance with the contract time. Feng Yu personally also used a sum of money to sponsor. What else?

"Are you in the capital? Come to me. I want to consult with you about something."

"I'm in Hong Kong, there are still some business affairs busy here, what are you asking, can't you tell me on the phone?"

Feng Yu's plan is to finalize some things before the Olympics. Then the Olympics is over, and the next time you cruel, this investment can be successfully concluded.

When fishing, closing the net is very important, but the choice of getting off the net is even more important. If you can't even get off the net, where can you go fishing?

Zhang Ruiqiang heard Feng Yu say this, he knew that Feng Yu was really busy. Otherwise, even if Feng Yu flies around, he mainly arranges other people to work.

Zhang Ruiqiang is aware of Feng Yu's plan this time. Not only Feng Yu can get a lot of benefits, but it also has great benefits for China.The damage to the US economy can narrow the gap between China and the US, thereby shortening the time to catch up with the US.

Among these big countries, who doesn't want to be the boss? Even if China pursues the doctrine of the mean, it will not think of letting others ride on its head.

What's more, even if you want moderation, others have to agree to it.

"You can also say it on the phone, but it's not easy to say clearly and it's not confidential enough. This matter is actually quite urgent."

"Then tomorrow, let me make arrangements here, and fly back tomorrow, let's talk in person." Feng Yu thought for a while and said.

On the same day, Feng Yu arranged work arrangements and flew back to Beijing by private jet directly the next morning. After getting off the plane, he had his special car waiting at the airport. On the way, Zhang Ruiqiang also specially arranged a special person to clear the way, so that Feng Yu can reach his office/bureau as soon as possible.

No way, although the capital has upgraded its traffic this year, there are more and more people who can't help buying cars. Everyone has a good life. It is convenient to go out and play by car on weekends, not to mention commuting.

Besides, the capital is so big and there are so many people. Buses and subways are posted by people during the morning and evening rush hours. Many people don’t want to suffer this kind of crime anymore. Now the car is not expensive and can’t afford luxury cars. There is always no problem with a scooter. The cheap ones are less than 20,000 yuan. Many renters have bought cars.Entering the office/bureau of Zhang Ruiqiang, Xiao Zhao has already prepared tea. Xiao Zhao is also proud of Chun~feng. At his age, it is not easy to sit in this position.

Put it somewhere, his level can grow as a persimmon, and he is only in his early thirties. This is very young in the country. That is to say, he is still working as a secretary for Lao Zhang, and if he is delegated to a local post, it will definitely be very eye-catching.

Although he is still serving people, his job is not just to serve people. Now he also holds several positions concurrently, and his power is also very large.

But knowing that Feng Yu was coming, he prepared the tea early, and when he saw Feng Yu's car coming in at the window, he quickly made the tea so that Feng Yu could sit down and drink it directly.

"Chief Feng, this is Dahongpao." When Xiao Zhao saw Feng Yu, he explained something specially.

Feng Yu took a sip from the cup, the taste was not bad. At least it smells good, it should be good tea.

Zhang Ruiqiang directly used a bookmark to put it in a half-read document, and walked over to sit on the sofa. If it was before, I would definitely come here after reading the file. The matter on the document is very important, but it is even more important to consult Feng Yu!

"Lao Zhang, why do you have to call me back?" Feng Yu put down his teacup and asked.Xiao Zhao put down the leadership cup at this time, went out and closed the door.

"You have been hitting the US financial market during this period, right? I am optimistic that many US financial companies have gone bankrupt, but many of them have been acquired by some companies in Hong Kong, Lisboa and other regions?"

"Yes, I did it. I acquired some U.S. financial companies and integrated them together to form a huge financial business internet/network. Why, I plan to invest a little bit this time, do you have any opinions?" Feng Yu Some are not happy, my investment is reasonable and legal, do you have to intervene?

Although it is said that the investment has been made abroad, is the profit earned back to China? Taxes will not miss you. The most important thing is that there are too many restrictions on the domestic banking industry. Can I let Minsheng Bank go out?

Zhang Ruiqiang smiled and shook his head: "I said that the upper hand has made a final conclusion on your affairs. No matter how much you invest in any country or the amount of investment, as long as it is legal, we will not do any interference. On the contrary, if you need help from the state You can speak anytime, anywhere, and the country is your strong backing! "

"You want to invest in the financial industry, of course we will not object to this. As far as we have learned, it seems that many of them are under the company, right?Minsheng bank is also subject to the supervision of the central bank, which does not require special investigation, and the results can be easily known. Financial investment Corporation is linked to traditional banks, and many businesses can become much more convenient.

In fact, most of the investment corporations in the world, especially the financial investment corporations, have the shadow of bank. Either holding or equity participation, and many of them are wholly owned by a bank.

"It's more convenient to hang under the people's voice bank. This is a problem? In China, you have given so many restrictions to support state-owned commercial banks. We will develop abroad. Is there a problem with this?"

Feng Yu can't understand it anymore. Since I have no objection, he hurriedly told me to come back and talk about important things

"Feng Yu, the financial investment Corporation you acquired in the United States basically covers most of the financial business in the United States, right?"

Feng Yu nodded: "Of course, the most important financial businesses are covered, and it can even be said that all legal financial businesses are covered."

We can even have ones that other banks don't have, such as Internet finance, Feng Yu added in his heart. Previous generation/life Real Internet finance is only done by Ma Yun's ants. Others, because of the lack of an important tool of payment packages, have always been unable to form a real industry circle.In this life, Feng Yu not only has payment packages, but also baibao. After these are combined with online banks, and then other businesses such as lending can be carried out, a complete Internet financial industry can really be done. This is also different from his bank The main place for other traditional banks.

"Can you allow state-owned capital to invest in these investments?" Zhang Ruiqiang asked, staring at Feng Yu.

Chapter 1797: Individual Development (6/10)

"Lao Zhang, are you talking about the integrated financial investment Corporation or the investor bank?" Feng Yu asked in detail.

"Is there any difference?"

Zhang Ruiqiang This is a well-known question. Feng Yu doesn't believe it. No one has told Zhang Ruiqiang about the difference.

"Minsheng Bank is a purely private bank. This has been established since its establishment, so there will be no state-owned shares in it. Most of my investments are controlled by two holding corporations, but Minsheng Bank is my own The shares held, including other shareholders, are now the same."

"If you want to invest in the following investment Corporation, as long as it is Minsheng Bank Holdings, it does not matter if there are a little state-owned shares. However, it is best to invest in the name of custody, otherwise it will hinder the development of Corporation in North America. Many state-owned investments in China are still very restricted."

At the beginning of the establishment of Minsheng Bank, there were still some investments in the name of private companies. Later, Feng Yu discovered that many private companies also contained state-owned shares. This gave the nature of Minsheng Bank some things that are not easy to explain. local.

Therefore, Feng Yu suggested that those shareholders should abandon the name of Company and invest purely in their own name, so that the Minsheng Bank will completely become a private commercial bank without any state-owned shares.If it is a subsidiary of the Corporation, then there is a little state-owned shares, which is nothing, as long as it is a private equity holding.

Personal investment and state-owned investment, the restrictions in many areas are definitely different. Just like in China, there are foreign banks, but many businesses of foreign banks cannot be carried out. There are more restrictions than private banks.

China did this, and so did foreign countries. Even though the United States is known as the most open financial market in the world, it also has strict supervision on state-owned investment in other countries.

The same applies to the EU. If important companies want to raise shares, they will be subject to certain restrictions.

Zhang Ruiqiang frowned: "Custody? Isn't it possible to invest directly in shares?"

Feng Yu shook his head: "It's not very convenient. In fact, you can do this by yourself through the state-owned bank. Why do we have to buy a share in our private bank?"

The nature of trusteeship is equivalent to investing in Wind & Rain Consultation. After trusting the funds to the Corporation, you can get a fixed or floating dividend every year. For this money, you can specify the investment direction, but there is no word for the operation of the Corporation. right.

Zhang Ruiqiang chuckled: "Isn't this a hope to diversify investment and reduce risks."Feng Yu squinted at Zhang Ruiqiang: "No way, I think you want to invest in our Corporation and then make venture capital capital. Tsk tsk~~ In this way, you can get a lot of important investment news and strategies directly, your wishful thinking Did you play well?"

Everyone knows that Feng Yu has a great investment. Zhang Ruiqiang can't ask Feng Yu for all his investments. What should Zhang Ruiqiang do if he retires in the future?

So some people came up with such an idea. After becoming Dongzhi, a stock of Feng Yu Corporation, then many investment directions are not directly known, and it is good to follow the trend. Look at the Kirilenko in Russia. Didn't you always say that he followed Feng Yu's investment? He has followed the trend to the top ten richest people in the world!

Kirilenko's world ranking has reached fifth. But by the end of this year, it is estimated to be second.

One is because Kirilenko’s assets have increased a lot, and the other is that the assets of many rich people on the rich list have shrunk significantly this year, including Bill Gates.

Microsoft's stock price is also falling, and Bill Gates has cashed in part of its own charitable foundation. Bill Gates' assets this year must be less than last year. This is what happens to most of the rich.For example, last year there were more than 50 rich people with more than 10 billion U.S. dollars, but this year it is estimated that there will be less than 50. Li Chaoren's Corporation, the stock price has fallen a lot recently, and a large amount of assets have disappeared directly.

But this does not mean that Li Chaoren's personal assets have really shrunk. Don't forget, he has invested in the financial market together with Feng Yu. Although the amount of this part of funds is not comparable to Feng Yu's, it is definitely a large amount.

After closing the net at the end of this year, not only will Li Chaoren's personal assets not shrink, but it will also grow. After the disclosure, Li Chaoren will definitely be able to easily enter the top ten, perhaps ranking a little higher.

Li Chaoren has gradually handed over the power of the Corporation to his eldest son Li Zeju, but his second son Li Zekai always has to leave some family business, holding a bowl of water level.

It was obvious that Li Zeju inherited more assets, and Li Zekai would get more help and guidance from Li Chaoren. But after this investment in the financial market, the assets left to the two sons will not be too different.

Li Zeju still inherits the Company, but the cash that Li Zekai can allocate will not be a small amount! This number is not enough to make Li Zekai the world's top rich, but it is not a problem to enter the rich list.In addition to Kirilenko and Fu Guangzheng from Hong Kong who invested with Feng Yu, look at that kid, what fame he had at the beginning, is now a leader in Asian youth, and even ranks in the top ten among young people in the world. With his personal strength, he is still on the Forbes rich list.

This has given many people a very clear conclusion, that is, you must invest with Feng Yu to make a lot of money!

Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu expectantly: "Isn't it okay to invest in shares? It's okay to get shares through the company's layers of trusteeship?"

"Lao Zhang, I don't need money, I can play this stall on my own. Why do you have to buy shares? And you have a commercial bank and are expanding overseas. Why can't you do it yourself?"

"I can give you some pointers on the general direction of investment. But the most important thing is to choose the right person for management. The most important thing for talent selection is ability, investment management ability, not administrative management ability! "

Feng Yu does not deny that administrative management is also a kind of ability, but in the financial industry, Feng Yu personally thinks that investment management ability is more important.

At present, the executive management ability of state-owned bank is more important than investment management ability. Coupled with the intervention of the local government, the bank actually has many problems.Feng Yu doesn't want to get involved, these problems will break out sooner or later. Besides, Feng Yu has given state-owned assets a lot of advantage. With so many worthy investment projects, there is no need to invest in Feng Yu's Corporation.

Speaking of which, Feng Yu still has a certain dislike for state-owned investment in his own Company. Fortunately, Zhang Ruiqiang came to discuss, if someone else, Feng Yu would leave early!

"That's it, you will give pointers. Then tell me, what is the right state-owned investment now?"

"U.S. Stockmarket will definitely fall to the bottom this year, and you can go to the bottom at the end of the year. Now, if there is no suitable project, long-term investment in gold is fine. Or wait for our Minsheng Bank to issue bonds and invest in our bonds."

Zhang Ruiqiang took a step back with interest, and Feng Yu did not stingy with some pointers. Perhaps the state-owned people can also analyze the news about gold, but they are not 100% sure.

After Feng Yu said it, they have it.

Chapter 1798: Not Many People (7/10)

After saying this, Feng Yu planned to leave, but Zhang Ruiqiang grabbed his wrist.

"Xiao Zhao, come in and refill Chief Feng's teacup."

"What do you want to do?" Feng Yu looked at Zhang Ruiqiang very vigilantly, and Zhang called him Chief Feng. This is not a good sign!

"Sit, sit down and say, can I still harm you?" Zhang Ruiqiang took Feng Yu to sit down.

Speaking of which, the two of them are friends after year-end, much better than the average friendship. Feng Yu gave Zhang Ruiqiang a lot of help in many things, but Zhang Ruiqiang also gave Feng Yu a lot of help.

In some cases, Zhang Ruiqiang really regarded Feng Yu as his junior. To say that Zhang Ruiqiang would harm him, Feng Yu himself did not believe it.

But just like some parents will cheat their children, it is hard to guarantee that Zhang Ruiqiang will not dig holes for Feng Yu in some things!

"Feng Yu, last year you bought crude oil and you made more money, did you make money? You borrowed money in the country, and even Bing City Machinery did not continue to invest, so that the shares of state-owned assets have rebounded a lot, indicating that you have used most of the funds Have invested in the financial market, right?"

Feng Yu tentatively asked: "You are, are you going to ask me for donation?"

This is strange, Lao Zhang never opened this mouth to Feng Yu, usually Feng Yu took the initiative to speak, at the beginning Lao Zhang felt embarrassed.Feng Yu paid the money, and Lao Zhang also got his political achievements.

Today this is when the sun is coming out from the west, Lao Zhang actually asked to donate?

Feng Yu suddenly jumped up and stared at Zhang Ruiqiang. The first time he spoke, he definitely asked for not a small amount. What, where is the lack of money above?

Should China be rich at this time? Wealthy, the gross national product has been growing rapidly year after year, and the world ranking is also improving every year.

But once this is averaged, it is much less. With a large population and a large area, there are more places to spend money, and every time you spend money is not a small amount.

Simply talking about the rural population's social security issue now being implemented is an astronomical cost. The national welfare is tilted towards poor places. This is a normal and correct approach of the Government. It is also in line with the policy that China has always promoted. Should we eventually become rich together?

But the result of this common prosperity is to make China a developed country, and every family can become a well-off home. This is wealth.

Just like Saudi Arabia, everyone is not short of money. But there is also a gap in the degree of wealth between people. A family of ordinary people in Saudi Arabia is definitely not comparable to the rich people on the Forbes list.

Feng Yu seriously suspects that Zhang Ruiqiang wants a lot of money! "Look at you. What are you doing standing up again? Sit down quickly. Xiao Zhao, take the box of cigars on the table and order them for Chief Feng."

"Don't be like this, if you have something to say, don't come to these empty heads! "

Seeing Feng Yu's defensive posture, Xiao Zhao almost laughed out loud. If he hadn't seen it with his own eyes, no one could believe that the world's richest man would be like this.

"Look, this is the year of the Olympics, right? The country's investment in the Olympics is an astronomical number. We want to host an Olympic Games that people can remember forever, and at the same time promote our country and show our country's strength.

Why do many countries rush to host the Olympics? Not only an honor, but also a real benefit. Tourism-related income during the Olympics is an astronomical figure, plus the income from television broadcasting and advertising when the Olympics is held, it is even more huge.

Although part of it will be divided with the International Olympic Committee, most of it can still fall into China's pockets. What's more, it is also an important publicity for China in the world, so that China can be known and liked by more people in the world, thus driving more people and companies to invest in China.

Bringing more people to China for work, travel, consumption, etc. is a good opportunity to promote Chinese culture.Why does the opening ceremony of the China Olympic Games have to use Confucian culture, classical style, etc. It is not that Chinese people can't dance modern dance, but a kind of cultural propaganda.

The previous generation/life is like the London Olympics, which has been criticized by many media, and the queen of everything in disorder where the culture is displayed has a cameo.

Feng Yu waved his hand: "There is no need to talk about the principles that everyone knows, just say, do you want money?"

"Yes, I want to ask you if you can donate some money to our Olympic athletes."

Feng Yu was very surprised: "Not to mention that the Huo family in Hong Kong has an Olympic medal fund. Didn't I also set up a medal fund in China? Isn't that enough?"

As early as the Atlanta Olympics, Feng Yu started sponsoring the Olympics, which was held at his doorstep. How could he be stingy? This year, it's not just him, the Huo family's rewards for Olympic athletes have also increased a lot.

So, is this not enough? How much money do those athletes still want to make? Hasn't the General Sports Bureau also learned how to develop the commercial value of athletes normally? You can make money by advertising after winning the medal.

This is the year of the Olympics. The worth of sports stars has to increase a lot, right?"Speaking of awarding medals to athletes, this is definitely enough, even more than we thought. However, there are many athletes who can't get medals. It is not that they are not working hard enough, but that they are limited by their talents. There is also our domestic training mechanism. It is difficult for them to achieve good results."

"If these people achieve historic breakthroughs in their achievements and lay the foundation for our future development, can we also give some rewards?"

Just like triathlon, how many professional athletes are there in China? There are also men’s long-distance races, and it’s the countdown to being able to compete. It is indeed very difficult for these people to achieve results.

But this year the Olympic Games will be held in China, so the top decision was made. As long as the standards are met and qualified to participate, they will all participate.

If you are not qualified enough, aren’t there other ways to compete, such as wild cards. To participate in the domestic competition, the travel expenses are not much. It is a rare opportunity to let these people also participate in the Olympic Games, which is worthy of their training these years.

The cost of this entry is not much, and the top can afford it. This year's allocation to the General Sports Bureau is not a small amount. In addition, this Olympics is obviously profitable, how can the top be stingy?Feng Yu’s facial features are almost wrinkled together: "What did you say? If you don’t get a medal, you still have to be rewarded? What is a breakthrough in performance? Someone participated in a project that did not participate before. In the mouth of those sports officials, it is Is it a historic breakthrough?"

"And don't you think I don't know that this year our country has participated in the most athletes in history. Many events are still qualified through the so-called wild cards. Should they be rewarded?"

In fact, if the commercial value development of athletes is liberalized from above, there is no need for the state to invest so much money. Many competitions have huge prizes, good rankings, and commercial activities such as advertising endorsements, which are enough for them to make money and pay for the training team.

"Forget it, the first time you speak, let someone make a list for me. I will donate a little later, but there is no next time! "

"I will send the list to your e-mail in a while. There are not many people, I know you will not refuse." Zhang Ruiqiang said happily.

When Feng Yu returned to the car, he took out his L-PAD to log in to his e-mail, and after looking at the long list of hundreds of people, he wished to go back and pat this L-PAD on Lao Zhang’s face... Several people? !

Chapter 1799: Olympics At Your Doorstep (8/10)

"...The door to my house is always open, waiting for you with an open embrace..."

Walking in the capital at this time, no, all the great streets and small alleys in China can hear this song "Beijing Welcomes You". This is an Olympic song sung by hundreds of Chinese celebrities from across the Taiwan Strait. Since Feng Yu was "created", it can be heard on TV and radio every day, even in shopping malls and subway stations. The fire is muddled and completely collapsing.

It is said that listening to a song too many times can easily cause auditory fatigue. However, this song is not annoying, on the contrary, many people can hum two sentences with their mouths open. It has the effect of a previous generation/life square dance.

It doesn't matter whether you have really listened and learned it carefully, but you can sing those two sentences along with it. And whether you understand music or not, as soon as the prelude comes out, you will know it is the song!

Because the style of this song is close to folk songs, it was not suitable to sing at the opening ceremony, and it was eventually brushed down. Many listeners said that this song is particularly good.

But it doesn't matter, the other song "Me and You" is also "created" by Feng Yu, and appointed national palace musician Liu Le and international superstar Elena to sing together.

As for the previous generation/life Brightman, he was directly dropped by Feng Yu PASS. How can such a good opportunity for global exposure be given to outsiders?I don't deny that Brightman is the world's top singer, but Elena also has very good voice conditions, good singing skills, and is becoming popular at this time.

A few country music, they all swept the major charts. People are beautiful and sweet, and they have a huge number of fans all over the world.

There is another important point. Although Elena is from Russia, her Chinese and English are very good. This is very rare. In addition, Elena also has a good popularity foundation in China. I heard that she sang the theme song of the opening ceremony with Liu Le, and the public response was good.

The leadership above was also very surprised by Feng Yu's creative ability, but many people think that this may be Feng Yu who paid for someone to create, and then said that it was created by himself.

Just like many celebrities publish books, they are actually ghostwriters. Don't rich people always like to put gold on their faces?

Even if they saw Feng Yu’s pseudonym as the composer of many best-selling songs, they insisted that those songs were bought by Feng Yu, because Feng Yu was the same when he wrote the first song under that pseudonym Already rich.

Feng Yu didn't explain what others thought. He did not write this song anyway, not to mention that he has no interest in this kind of fame at all.

It's pretty good to show off in front of Elena.In the past few days, domestic and foreign chartered flights or special planes have been flying to the capital, and the relationship with the Taihua Holding Group, which has all gone, made the procedures very simple.

There are employees and family members of Taihua Holding Group, employees and family members of Wind & Rain Holding Company, and employees and family members of Polar Bear Holdings. Even Tata Group and Philips Group also ask Feng Yu for help, so that they can live in There are tickets to the games you want to watch.

Each country has its own strong projects, projects that may win gold. Just like China's badminton, table tennis, gymnastics and other events, there will be a lot of spectators in the country, and they used to support them.

Of course, sports such as football, basketball, and tennis, which have a larger audience in the world, have more audiences. In many cases, you may not get a ticket if you have money.

But here in Feng Yu, it is not a problem.

Although internet/network ticket sales have been opened, not all tickets are released at once. Just like a celebrity’s concert, tickets are released periodically to keep people paying attention to this event.

In other words, the tickets will certainly not be sold out. Some are gifts to some advertisers, and some are gifts to some donors. Anyway, no matter what the reason is, Feng Yu cannot be avoided.So after Feng Yu asked someone to count, he directly gave Wen Dongjun a form, asking him to tell the leadership which tickets he needed and how many total.

Naturally, Feng Yu won't take it for nothing, and the money that should be given is still given. Although the total number of these votes is not small, it is nothing to Feng Yu at all.

Of course, Feng Yu paid for his own Corporation and distributed it as a benefit to Corporation employees and their families. Other corporations, those corporations will not let Feng Yu bear it. They are all big corporations, who is short of the money.

At this time, Feng Yu was able to help them buy tickets and arrange a place for them to stay. It was very difficult. What's more, Feng Yu also arranged a lot of buses for them to take them to play and watch the game during this time.

Feng Yu naturally also left front-row tickets for games he is interested in, such as men's basketball.

But this time, the most expensive and fastest tickets sold were not football finals, basketball finals, or the most exciting 100m hurdles, but the 110m hurdles, because everyone is looking forward to the first A Chinese flying man can defend his title at his door.

Even Feng Yu's parents are very interested in this, so Feng Yu must get the ticket for the best position.Liu Feiren’s situation is similar to that of the previous generation/life. He is injured and he is not suitable for competition. But either because of pressure from advertisers, or pressure from above, or because he himself wanted to defend his title at home, he eventually signed up for the competition.

Feng Yu secretly told his parents that Liu Fei was injured. Although he didn't report it, he would definitely not get good results during the game, and he might even retire due to injury.

Feng Yu's parents feel quite regretful. How can they not see the game that they want to watch most? Aren’t you the holder of the world record? Why did you get injured?

What do those doctors do, how can they get hurt when it is so important?

In fact, many athletes have very short sports careers, and even many of them are the night-blooming cactus shows once, including many world record holders.

An injury may ruin their sports career. Fortunately, Feng Yu's favorite men's basketball team has been well protected during this period. Feng Yu hired the best sports doctor in the world, and asked Coach Carl to give China players a rotation. For this reason, all the NBA championships this year were lost.As a result of winning the championship in the last World Championship, China Men's Basketball Team has become one of the seed players in this men's basketball competition. It's a pity that football is still not very good. Although it is better than the previous generation/life at this time, the training time is too short. After another four years, maybe we can do something.

At this time Feng Yu was standing on the side of the road, looking at a beautiful figure not far away, his expression was full of pampering. The figure is wearing sportswear and is holding an unlit Olympic torch in his hand.

This is an Olympic torchbearer!

Chapter 1800: Why Is She? (9/10)

The person in front ran slowly, and the running speed was actually fixed. It doesn't matter if they don't master, someone will lead them next to them.

There are professional athletes running nearby, but the camera can't take pictures. The torchbearers just need to follow side by side. The speed is not fast anyway, and only 200 meters, the old man can keep up.

In every Olympic Games, there is a torchbearer passing the torch ceremonies, usually around many cities in the country. Finally arrived in the capital today.

Torchbearers generally have well-known athletes and well-known public figures. They not only require a good image, but also make important contributions to the country.

Many acting stars desperately want to be one of the torchbearers, so that they can improve their public image, make them more popular and make more money.

It is a pity that most people do not have this honor. Some have poor character, have had bad deeds, and some have no bad deeds, but they usually play villains and act very well, enter deeply into people's hearts, making many people think that they are also bad guys in life.

In this way, it becomes the one in a million, and everyone who can become a torchbearer feels extremely honored.When the camera was aimed at the woman in sportswear, the host on the TV introduced loudly: "Now the representative of our outstanding teachers in the country, the associate professor of Beijing Normal University, Mr. Li Na, has trained... "

Many people in front of the TV were very surprised. Many of those people before were businessmen, celebrities, or other representatives. Among them, athletes, especially those who had won Olympic champions, were the main ones.

This time I actually got a teacher representative? Even if the teacher representatives are obtained, they should be from top universities. Only professors like Huaqing University and Beijing University are qualified?

Li Na, a young female teacher, how can He De, become an Olympic torch bearer?

A professor from Huaqing University was very angry when he saw this scene. He won an important domestic award this year, and he also won some important awards internationally, so he has not become a teacher representative?

Originally, he thought he had lost to those old academies~scholars or something, but he thought he was short of qualifications, so he admitted.

But why does Li Na become a teacher representative? How old is she, what important contributions have she made, and have she received any major honors?An associate professor certainly has no important contribution. What's more, it is the Beijing Normal University, and at most it is doing teaching research. What major honors can it have?

His research has helped a certain country’s industrialization process to shorten the time for three years!

He took the action machine and called his brother, who was also the secretary of the propaganda department.

"Old Si'er, didn't you say that the Olympic torchbearer does not have a teacher representative, what's the matter with Li Na? Why can she be a representative, I can't? Just because she is a woman?"

At this time, the professor could only think of this reason. Gender equality is the slogan of many countries. But you can't take care of women too much. I have made even greater contributions. The honor of the Olympic torch bearer should be mine!

"Brother, be careful! "

Ok? The professor is even more unhappy. You dare to teach your elder brother when you become a leadership secretary? According to the level, your eldest brother, my professor, is Zhengting!

"Sir, what are you talking about?! "

"Brother, you don't know the situation. Anyway, it's not easy to explain it to you now. I will tell you when I go home at night. We can't afford to offend this Li Na, neither can my leadership offend! "

The professor's eyes widened. Under what circumstances can the fourth child's leadership be offended? Is she the daughter of a certain leader~If this is the case, he naturally dare not compete, but the inner heart is also very unconvinced.

He couldn't help it, turned on his computer, and asked questions in forums, post~bar, meager, OQ space and other places. Why can this Li Na become an Olympic torch bearer? This can be regarded as venting.

This topic quickly attracted the attention of many people, and they were also very curious. Listening to the resume introduced on TV, this Li Na was very ordinary. How could he become a national teacher representative?

As a result, there are more and more discussions on this topic on the Internet. In less than an hour, these have been topped by hot topics.

Chapter 1801: Controversy About Li Na (10/10)

Feng Yu wanted to directly disclose that Li Na was his wife, but was stopped by Li Na. If everyone knows that Li Na is Feng Yu's wife, how can she go to work at the Normal University in the future?

She is also in her thirties. If she retires now, what would life be boring? That's why Feng Yu revealed another identity he had prepared for Li Na a long time ago, the lifelong honorary chairman of the Taihua Charity Fund.

But even so, fierce controversy has emerged on the internet/network, but the netizens who once clamored for important people suddenly disappeared from the internet/network.

They were all warned, not just Li Yanhong, but also the Internet ~ Supervision Department and other departments, almost frightened.

As for the professor who brought the rhythm at first, he became seriously ill and didn't get better until the end of the Olympics. He learned from his brother that the female teacher named Li Na turned out to be the top Feng Yu!

These are things to follow.

Of these torchbearers, who dare to say that the contribution is greater than Feng Yu? And who is Feng Yu, the richest man in the world, the mysterious richest man in the world, he did not expect that he should offend Feng Yu!

Whenever he thinks of Feng Yu's possible revenge, he agitated sitting or standing. In fact, Feng Yu didn't take him seriously, so a warning is enough.Someone on the internet/network at this time said that Li Na really has a background, you see Feng Yu admits it! Could it be that the person behind Li Na is Feng Yu?

You see, Li Na seems to come from the same place as Feng Yu. Both elementary and middle schools belong to the same school!

Some people even boldly guess that Li Na is Feng Yu's wife!

However, these speculations were quickly rejected by others, especially those students from Beijing Normal University. Li Na is Feng Yu’s wife, you must be joking?

Have you ever seen the wife of the world's richest man who worked hard as a teacher? The wife of the world's richest man, that's not richly bedecked, she is dressed up every day.

It's all right to drink tea, chat with some rich wives, and even play some mahjong. They all think it's normal, but they think it's absolutely impossible to be a teacher!

Besides, Li Na drove the oldest Song River-Guo Olympic. It was a one hundred thousand yuan car. It has been driving for almost ten years. If you really are the wife of the richest man in the world, you can't take the custom luxury car from Song River. Even the license plate number should be special, right?

They believe that Li Na is Feng Yu's classmate, and may have helped Feng Yu take care of the charity foundation, but he has absolutely no deeper relationship with Feng Yu.Although Li Na is very beautiful, who is Feng Yu, the richest man in the world. Look at the young world's richest people. Which one gets married early, and doesn't they always change girlfriends? Feng Yu, the richest man in the world, can't change his girlfriend every day!

This statement was accepted by more netizens. However, there are also normal students who complain about Li Na. Why is Li Na not worthy of Feng Yu? What's the matter with the richest man in the world, what is our teacher Li not worthy of him?

Looking at these remarks, Feng Yu not to know whether to laugh or cry. Changing girlfriends every day, what these people think about all day long. Except for that, there is no other pursuit?

Feng Yu looked at Li Na and said, "My wife, your students support you."

Li Na was a little proud: "The students I taught have certainly supported me. Why, there is a problem?"

"Hahaha, of course there is no problem. The students you teach support you, which shows that your teachers and students have a good relationship. But if you said they knew that their beloved Teacher Li is really my wife, what would they look like?"

Now that the leadership of Li Na school has retired, the current leadership only knows that Li Na seems to have a background, but I don’t know what it is. Anyway, the job is not bad, and they don’t require special care. They are just normal teachers. .If it was really special care, Li Na would have been a professor now!

Of course, they also know that Li Na seems to be very rich. She always pays for dinners with colleagues. Many people say in private that Li Na's family is very rich, and it seems to be the second generation!

And some people have discovered that Li Na can always get the new electronic products on the market. And they found that the clothes that Li Na usually wears don't seem to have a brand, but they are very well-fitted and show their temperament.

If you guessed right, these clothes must be made to order. What they don't know is that these clothes are not only made-to-order, but also tailor-made for Li Na by the world's top Chief Planner/Designer.

They didn't even know that the car Li Na drove, which looked the same as the old Song River-National Olympic car, was actually a modified car, costing tens of millions of dollars. The most prominent thing was safety!

Song River car has all the new safety technologies on this car and is updated at any time.

That seemingly ordinary car license plate is not really ordinary, at least in the traffic control department, there will never be penalties or penalties.

And even so, a car will follow Li Na's car every day to protect Li Na's safety.

Once there is an emergency, someone will always come out to solve it.Ordinarily, nothing will happen to Li Na on campus or anywhere else. It is in crowded places. The country’s security is very good now.

But I am afraid that someone knows that Li Na is rich, and is thinking about doing something illegal. If something bad really happened, Feng Yu must not regret his death.

No one can imagine that the wife of the world’s richest man is really a teacher at an ordinary university, and she teaches and tutors students seriously every day. She never feels bored or bored, or feels hard, even she still enjoys it .

Not only that, she even educates her children personally after get off work. There is no way. If Feng Yu is allowed to take the children, the child will definitely become a worm who only knows to have fun!

Feng Yu even speak forcefully and with justice. I told the children not to do wrong for a little money in the future. If money can solve the problem, it is not a problem!

Also, he said that children should grow up happily. What he liked most when he was young was to play and eat. After a few years, the children will not be so fun anymore.

As a result, Feng Yu was deprived of the right to education by Li Na's grandparents and grandparents who joined the children. The family members unanimously support Li Na to educate the children. They are professional!College students can teach, but can't teach children? Although Feng Yu said that children and college students are completely different, and that children's worldview has not been established yet, no one cares about him.

During this period of time, I finally came back to rest for a while, and I still want to have fun with my children. It seems that I'm out of play, so let's watch the Olympics.

Oh, no, there seems to be a lot of things to do during the Olympics!

Chapter 1802: Don't Fight With Him (1/5)

The Olympic Games, the world's largest sports event, has the most attention, the most competitions, the most world records, and the most broadcast and watchers.

It can be said that this Olympic Games held in China should have created a history of viewership.

There are a lot of people in China. Although the people who like sports are not as good as those in Europe and America, this time it was held in front of the house. With the national publicity, many people attach great importance to it.

Even some old men and old ladies usually watched the Children's Day Games with their grandchildren. At this time, they became exhilarated sitting in front of the TV, watching the opening ceremony, and planning to watch some live broadcasts of table tennis games.

How good is the effect of advertising at such a grand event? It's like advertising in the China Spring Festival Gala to the Chinese market, the effect is to set up a pole and see the shadow.

Many viewers in front of the TV saw that the camera was shooting outside the Bird’s Nest, and many people stood there watching. Some people could not get in, so they stood outside watching the big screen.

But many people have discovered, why the lens is crooked? Why did it stay for three seconds when scanning to the big screen, it seems to be facing the Wind & Rain Brand logo at the bottom of the big screen?This is of course the result of the Wind & Rain Appliances sponsorship fee. Although it is only three seconds, it is already an extraordinary treatment.

The most important thing is that this shot can be cut down and used directly as an advertisement for Wind & Rain Appliances.

On the air helicopter, there was also a host introducing the situation, and it was even more noticeable that the host was also holding an L-PAD in his hand, and he was using this to view the opening ceremony process. The Lenovo LOGO on the L-PAD looked at very clear about sth.

Originally, Feng Yu also planned to spray the helicopter with Wind & Rain Brand or Song River brand logo, but it was rejected.

How much your other product advertisements have something to do with your products? What does this helicopter have to do with the brands you mentioned? Do you Wind & Rain Electronics build helicopters, or Song River car produce helicopters?

Even if you sponsor the most, that can't be the case. What do you want other foreigners to see? Is there any majesty in the power?

Feng Yu had no choice but to give up. Even the request to post some posters inside the helicopter did not agree to it. There can only be a five-star red flag, there can be no other pictures!

On the stage of the opening ceremony, naturally there should be no advertisements on it. Feng Yu thought of several implantation methods, but did not agree to it, saying that the stage effect should be guaranteed and there should be no one thread, one hair flaws.However, at the opening ceremony, you always have to scan the auditorium. Below the auditorium, there are many banner ads. Whichever one can be scanned by the camera will take advantage.

Under normal circumstances, these are the sponsors who have negotiated with the organizer. If you scan our advertisements, we can give more money or something.

But this time, an Olympic sponsor madman like Coca Cola was stunned to spend money but didn't spend it!

They have been coveting the China market, but they have been unable to open it for so many years. Although their old rival Pepsi Coke failed to open this market, the refreshing Coke took the market. It's not that Chinese people don't like to drink Coke, but they don't drink their Coca Cola!

They have always wanted to advertise in Yang Tai, China's largest media, but every year Yang Tai bids, they never win the bid. Even in the midnight hours, they didn’t get it. They asked a few questions and others gave a perfect explanation, that is, someone bid more than you.

What's the matter, in your country, can this kind of hidden bid auction be able to win a bid with a low bid?

Fortunately, this time is different. Coca Cola has been a sponsor of the Olympic Games for many times, and has a relationship with the International Olympic Committee. Isn't it the same as becoming one of the partners this time?But when they want to pay more for China, they don’t want it at all. They discovered for the first time that there are actually countries hosting the Olympic Games, which will extend their sponsorship!

But what can they do? This time the Olympic partners’ gates are too high. The last 50 million US dollars was considered high. This time, 200 million US dollars is enough!

They checked it carefully and found that the companies in China raised the gate, but they couldn't say anything.

People spend more money, can you say they spend more money? This income will also be distributed to the International Olympic Organizing Committee. They will definitely not get support.

They increased their sponsorship fees and became one of their partners. They must not miss this Olympics. And you can also take this opportunity to make their LOGO appear in front of audiences around the world, especially in front of Chinese audiences, so as to help them open up sales.

If you can’t get Yang Tai, you can also have internet/network advertisements. Anyway, this soft drink is mainly youngsters and children drinking. This is also the main group of netizens.You can even advertise in newspapers, stations, school gates, etc. This is also a good choice. It’s just that the terminal retail outlets make them very helpless. Someone once said that Wahaha and other members of the Beverage Alliance hinted to those at the retail outlets that we would give you a freezer so that you can chill drinks in summer.

But with our freezer, there are several brands that cannot be sold. The first one named here is their Coca Cola. Of course, this is not written in the specific agreement, but there have been violations, and they will no longer get these domestic best-selling beverages in their stores. The entire Beverage Alliance is too powerful.

As a result, Coca Cola can only cooperate with terminal retailers of a slightly larger scale, such as some of China's second-tier supermarket chains. Although they are not as large as Taihua Supermarket Group, they will not be threatened by the Beverage Alliance. Many of them have Chinese state-owned shares. , Beverage Alliance cannot be too much.

But this is far from enough. Together, those supermarkets are not as good as a Taihua Supermarket Group. They now want to start their brand in this Olympics, and then ruthlessly use China's stars for one year of advertising.

In this way, driven by interests, Taihua Supermarket Group will no longer refuse their entry, so that they can share the most powerful terminal retail channel in China.They don't want to unify the Chinese market anymore, they just want to get a firm foothold. They are the world's No. 1 beverage giant, and they can sell well in Africa, so why would they not be satisfied in China?

It is an insult to Coca Cola to be squeezed into the lowest market in the countryside!

But no way, this is reality. Many famous brands in other countries and regions have hit the streets in China.

Is it really the so-called cultural background gap? Or, as many people secretly circulated, this is China, Feng Yu's territory-as long as Feng Yu is in the industry, don't think about it!

Chapter 1803: Words Exceede 5100

The representative of Coca Cola waited for a long time and saw the camera swept past their advertising banner.

The smile on his face freezes, is this the scene from the opening ceremony? TM is less than a second, who can see clearly? !

The Lenovo Kingsoft’s robot LOGO stayed for three seconds. The gap is too big, right?

You Chinese, can't do things like this, we also paid for it!

No, this matter must be discussed with China's Olympic Team~Wei!

At the same time, executives from Nike Corporation in the United States stared at the TV and watched the live broadcast of the opening ceremony.

Nike has been in the China market for several years, but the development is not very good. Originally, in terms of their world's number one sports brand, their opponents were nothing more than Adidas, Puma, etc. However, it was unexpected that the sports brand named Li Shu in China was actually very strong.

There are also Chinese local sports brands such as Anta, which are also developing very well. The main reason is that their Nike products are too expensive!

In the eyes of the Americans, one or two hundred dollars in sneakers is normal. Many advanced technologies are used. How much does it cost to research and develop those technologies? In addition to the celebrity’s advertising endorsement costs and other publicity operating expenses, the cost is definitely high.In addition, they are the world's No. 1 sports brand, should the added value of the brand be considered? Shouldn't it be more expensive?

Not to mention that China is a developing country. Without money, the richest man in the world is in China. Who dares to say that China is poor? !

This time they also spent a lot of money on Nike, and they paid two hundred million US dollars to become one of the Olympic sponsors. They hope to use this platform to let them start the Nike brand in China, and this is a good opportunity for worldwide publicity!

The lens arrived on Nike's advertising banner... it was swept away!

Nike executives were shocked, what is this situation, where is our advertising expenses reflected? We are a type of sponsor, what about the good treatment? The lens swept across, who can see clearly?

Knowing our Nike, naturally knows this is our advertisement, but who does not know can see it?

Those who know this is our Nike logo already know it. Do we need to continue to let them know? Advertising is to let those who don’t know our Nike remember us, then understand us and love our products.

What's the impression of this shot for one second?

Also depressed is the vice president of sales of Adidas. Their advertisements also disappeared in a flash, and he didn't see it clearly.Then I saw that the camera stayed in front of another sporting goods LOGO for three seconds. That was Li Shu from China!

Think about their situation with Adi, and then think about the situation with Nike, he understands. Co-authoring your China brand, the camera is only three seconds, ours is only one second?

This difference is too obvious, right?

Shady, this is definitely shady!

In the past few years, Li Shu has acquired several small sporting goods companies in Europe and the United States, absorbing the advanced technology and excellent Chief Planner/Designer of the other party, so that the brand strength is improved very quickly.

Although there is still a gap between Nike and Adi, but it is not much different from other sports brands, enough to rank among the world's second-tier brands. It is even the first-tier in China and is more popular than Adi and Nike.

Li Jingwei is old friends with Li Jingwei who established Bao, and after establishing Bao became a private joint-stock company, Li Su toss a peach, get back a plum, let Li Jing Wei become a shareholder of Li Su Sports Products Corporation, and also got A Taihua consulting investment includes cash and some sports technology.

For example, sneaker shock absorption technology, such as sportswear perspiration technology, etc., let Li Shu's product technical strength improve rapidly. Moreover, Li Shu also used the sales channels of Wind & Rain Holding Company and Taihua Holdings to sell their products to more countries and regions, and sales have soared year after year.At this time, Li Shu has been listed on mainland. Although the stock price has dropped a little due to the decline in the market this year, it is still China's sports goods Corporation with the highest market value, and has become the largest sports goods corporation in Asia with the highest market value.

This time at the Olympics, not only Li Shu Corporation’s LOGO will appear many times, the gymnastics prince Li Shu, like the previous generation/life, will become the one who ignited the Olympic flame!

This opportunity was naturally also won by Li Shu. One is because he really has enough qualifications and prestige, and he has enough gold medals, and he has a certain international reputation. The other is because Li Shu spent a high sponsorship fee. result.

Well, Feng Yu also helped to say hello.

Looking back, Li Shao will personally endorse the products, so that Corporation's products can be sold to every corner of the world!

Feng Yu didn’t know that many of the Company executives who were in front of the TV were crazy and were calling the China Olympic Committee~ Committee to question, why is our advertising lens so short and your China brand lens so long? ?

Wen Dongjun is also one of the people who answer the phone here. There is not enough manpower. Although he is a leadership, he has to go to the battle himself. He hung up again and stretched.

These silly ×s, what are they unfair? How much did you spend? Don’t you know that these brands with long lenses cost more?If other people’s advertising costs are high, of course it takes longer. If they are all the same, then it is truly unfair!

As for why those brand advertising costs happen to be a little bit higher than those of the questioned Company, this is a coincidence. What's the matter?

"Leader Wen, the company representative scolded me just now! " a little girl said grievously, crying.

Wen Dongjun was furious: "Which Company is it? Call them back and notify them to apologize. The phone calls are recorded. If you don't immediately apologize and compensate for the damage, you will report the matter! This is China, and they have turned them back! "

They have already studied these possible problems, and the decisions above must be well-founded.

Others have more money, more lenses, and a long time. Current accounts, this is the evidence. Be polite, but you can't submit to humiliation, this is integrity!

"A representative of Coca Cola."

"What's wrong with Coca Cola? It's not just a soda! You call back and I will tell him personally. Otherwise, according to the contract, we won't let Coca Cola's LOGO appear in front of the camera for even one second! "

Wen Dongjun was a bit dissatisfied when he was assigned to do logistics. What he wanted most was to be in charge of the scene, can he come and watch it in person.Although he was given a position of team leader, this means that after the Olympics, if there is no problem, he can have a position of real power. It is no longer to add a bracket after it, and write the treatment of vice-cho.

But that's it, Wen Dongjun was still unhappy. He would rather not be promoted, but also wanted to watch it live.

Now he already has a fire, but there are people who are asking for trouble. This happened to hit the gun~!

Chapter 1804: Get Started First (3/5)

The phone on the desk rang, and the vice president of Coca Cola smiled triumphantly when seeing the number displayed on it.

Hmph, don’t be tough, you really think our money is easy to get!

How about, this time I know I’m afraid, come to apologize to us?

Some people have to be cured!

His inner heart is thinking about what compensation conditions should be put forward in a while, so that they can get more benefits. It is better to ask for a China Yang Tai prime time advertising space, so that even if it only has three months, it can Coca Cola has truly become well known.

"I'm Sangay, who are you?"

"I'm Wen Dongjun, the leader of the China Olympics ~ Committee Logistics Support Team. It was you who called to complain, right?" Wen Dongjun asked in a gloomy tone.

"Yes, it's me. The one of you who answered the phone just now was too irresponsible. I asked for compensation, and she was still there to make excuses for me. Such a person has been expelled from our Corporation long ago! "

Sangaidi did not understand Wen Dongjun’s tone, and continued: "We are Coca Cola, a sponsor of the Olympic Games for many years. This time, we have also sponsored a lot of money for you in China. Shouldn’t you meet our requirements? ?"Wen Dongjun sneered: "You're finished? Then it's up to me to say it now. I'll just say a little bit and apologize to our staff just now."

Sanggai was stunned, what did the leader of the text just say, want me to apologize?

You must be joking, I am the one who complained. When did you hear that the person who made the complaint had to apologize instead?

Did the leader of the text understand what I said? Did he say the opposite, asking the girl to apologize to me?

"Wen, what you said just now, I didn't catch it! "

"I repeat, you immediately apologize to our staff just now, otherwise you are at your own risk! "

Sangai almost jumped up in anger. I apologized. Why should I apologize? !

"Wen, is this your attitude to solve the problem? I will report this matter through the media to let people know how your China Olympic Committee ~ Committee does things! " Sanggaidi said strongly.

Under normal circumstances, the other party should be subdued, but Sanggai did say something like this: "Okay, see you in the media! "

Sanggai listened to the sound of the phone hanging up, and he was shocked. He was hung up by the other party, but he was actually hung up by the other party! Tangtang Senior Vice President of Coca Cola was actually hung up!He thought that the other party was calling back to apologize, and then discussing a solution to the problem. He even figured out the conditions, but it turned out to be like this!

Well, since you did this, don't blame me for embarrassing China!

Sangaidi immediately contacted the news media to expose the situation! Their Coca Cola wants to broadcast news, it's so easy!

Wen Dongjun immediately called to report to Leadership. After Leadership heard of Wen Dongjun's actions, he felt that Wen Dongjun was a little impulsive, but it was reasonable.

He can't watch his subordinates being scolded by outsiders without being indifferent, and he also reprimanded Wen Dongjun for being a subordinate, right?

What's more, he also knows that Wen Dongjun's background is not small. It is not only related to Wen Dongjun's father-in-law, but also from the same place as Zhang Ruiqiang. The relationship is good. There are even more rumors that this Wen Dongjun is Feng Yu’s hairpin.

Feng Yu is the honorary advisor of the China Olympic Committee, and the relationship with the top is even better. If Feng Yu wants to, he can change the position under the stock at any time.

"Xiao Wen, it's okay for you to deal with it, but you should pay attention to the follow-up impact. Isn't the Sangay going to poke the situation to the media, let's play the recording first! "

There is no need to be polite because the truth is too great, and it is reasonable.It just so happens that he also knows that there are a lot of sponsors complaining today, and let those sponsors understand that it is best to speak politely. If anyone is sloppy, Coca Cola is an example!

Many media in the U.S. received the revelations from Sangaidi and immediately began to make news. They must add oil and vinegar, so that they can attract attention, and make their newspapers sell better, increase their page views, and let them News ratings are higher.

What Sangaidi didn't know was that Wen Dongjun had already asked Wen Dongjun to extract all the recordings and handed them to some domestic news media, and through some cooperative media, they reached the world!

At this time, news media from all over the world gathered in China to report on this sporting event. If any country does not come, it must be unqualified and can only wait for others to broadcast it. Even San Fat sent people to interview, which shows how lively China is at this time.

Wen Dongjun asked people to play the recording, and it was spread on internet/network media in less than half an hour.

Television media is still broadcasting the live broadcast of the opening ceremony, and newspaper media is still preparing, which highlights the timeliness of internet/network media.

As long as the manuscript comes out, it can be reported and spread immediately.

Put the recording directly on without any cutting, and then add a reporter's commentary, which is an eye-catching report.What's more, Wen Dongjun also announced that if Coca Cola Corporation does not apologize publicly for this, then there will be no more shots of Coca Cola Corporation in the Beijing Olympics in China.

Such a tough attitude makes the media even more excited.

Just after the opening ceremony, this kind of news broke out about Coca Cola, the longest sponsor of the Olympics, the world's number one beverage giant, and one of the world's top 500. It's definitely hot!

As soon as Sangai finished the phone call and was waiting for the internet/network media report on the US side, I received a call from the Chairman.

"Sangaidi, you can go to the Internet to read the news about you right away. I hope you can explain the situation to me clearly when you come to my office/bureau."

Sanggai looked dumbfounded. I complained about the Corporation. Is it wrong to pressure the China Olympic Committee through the media? Why is the Chairman dissatisfied?

However, he clicked on the Yahoo News and was shocked when he saw the news [Sangaidi, vice president of Coca Cola Corporation, will cause Coca Cola to lose the qualification for Olympic sponsorship].

Under what circumstances, shouldn't it be the report he complained to the China Olympic Committee? How is this news?

He immediately clicked on it, and when he saw an audio file on it, he shook his heart.When he clicked to listen, he knew that this was the recording when he called, and there was a recording of the complaint call!

Ma Dan, how can China’s Olympic Committee be so shameless, how can complaint calls be recorded?

At that time, he scolded a few words. He thought it was not a big deal. People would easily swear when they were anxious, but after being recorded and reported, it was completely different.

In particular, he found that not only Yahoo, but many news websites have reported, some are news releases written by himself, and some are simply reprinted.

But in any case, he has been taken seriously and it is the wrong party!

No, I have to find a way to reverse the image, I am going to complain!

Chapter 1805: Wen Dongjun's Questions To Reporters (4/5)

When Sanggai arrived at the Office/bureau of the Chairman, he was naturally reprimanded, but at this time, Coca Cola couldn't push Sanggai out of his back.

Sangai is indeed fighting for the benefit of the Corporation. If Sangai were expelled in this way to save the ban on Coca Cola from the China Olympic Committee, it would be too chilling.

And they are Coca Cola Corporation, the world's No. 1 beverage giant, why should they bow their heads?

As Sanggay said, they are complaining. Although Sanggai is wrong, you are not authentic. And they also know that Nike, Adi, Huipu and many other big companies seem to suffer the same.

If they unite, they will not believe that the China Olympic Committee can not compromise.

It may be a bit embarrassing to ask the other party to apologize, but to compensate them, this is definitely fine.

Fortunately, at this time, the news that Sanggai asked to be released was also online. It was pointed out that he was complaining, and it was the China Olympic Committee ~ The Committee had the first error.

Many people listened to the audio file again and found that Sanggay started to complain, but the girl was right. According to the contract, Sanggay must be wrong.There are also many people who started to support Sangaidi and Coca Cola. They think this is the fault of the China Olympic Committee, and the phone recording itself is disrespectful to them.

At this time Wen Dongjun also saw the news on the Internet, and some media had come to block the door for interviews. Wen Dongjun arranged his clothes in the mirror, then opened the door and walked out, ready to answer the reporter's interview.

"I am Wen Dongjun, the person in charge of this matter. You can ask me anything. Please don't disturb our normal work order. Have you forgotten how disappointing the Atlanta Olympics was?"

The media in the U.S. became stiff. What do you mean, TM? We haven't questioned you yet, but you stepped on us first.

Can things be the same twelve years ago? At that time, mobile phones were not even popular, and the internet/network speed was even worse. Many of our news websites have not appeared yet.

"Excuse me, Mr. Jun."

"This reporter, if you don't understand our Chinese culture, you can ask me first. My surname is Wen and Dongjun is my name." Wen Dongjun interrupted the American reporter.Another reporter squeezed in and raised the microphone and asked loudly: "Mr. Wen, Mr. Sangaidi and Coca Cola all said that your organization was at fault. They came to complain, and you didn’t give them a reason. Explaining, on the contrary, keep shirking."

"And recording the phone, which is disrespectful to many people. Do you have anything to explain?"

Wen Dongjun smiled slightly: "First of all, this telephone recording is one of the ways we inspect the work of the staff. This is a very common phenomenon in many Company and Government units? Of course, once this happens, you can also let We take it out to investigate and prove who is right and who is wrong, just like a video replay on the field."

"I don't think there is any problem with this. Is it just because the other party's abuse of our staff was reported by us to the media, which is wrong? Is there any cut in the audio file we handed over to the media? Our people Was scolded, isn’t it true? Is it wrong for us to ask for an apology?"

Regarding Wen Dongjun’s explanation, no one else could say anything. His recording was originally one of the methods/tricks for investigating his own staff. By the way, he also protected his staff. This is true.Wen Dongjun continued: "As for saying that we were wrong first, I never think so. Everyone has listened to the audio, and our staff is explaining, but Sangai has a bad attitude, not only cursing, but also using Coca Cola. The relationship with the International Olympic Organizing Committee threatens us."

"I want to ask, what is the relationship between the International Olympic Committee~ Committee and Coca Cola? Isn't the Olympics a fair, just, and open sporting event? We ask them to apologize. This is a normal choice in any country, right?"

Obviously, the media was not satisfied with Wen Dong's answer and felt that Wen Dongjun had avoided many questions. For example, how did you solve the complaint from Sanggaidi?

"Mr. Wen, it's not just Coca Cola. We have received news that many sponsors, including Nike, Adidas, Huipu, etc., have complained about the same problem, that is, you treat sponsors differently. Regarding this, How do you explain? What are the facts like?"

Wen Dongjun looked at the U.S. reporter who asked the question like a silly ×: "Of course we have to treat it differently. Different brands pay different sponsorship fees, can it be the same?"

The reporters were very excited after hearing the first half of Wen Dongjun's sentence, but after hearing the second half, they couldn't laugh again.Listening to the meaning of Wen Dongjun's words, it seems that there is a difference between sponsorship fees? But they inquired, Coca Cola, Nike, etc. gave the China Olympic Organizing Committee sponsorship fees of 200 million US dollars. This has already made history.

Journalists from several countries who have hosted the Olympics before felt very jealous. When the US hosted the Olympics, we did not have such high advertising fees. Even if there is inflation, this is too fast, right? The sponsorship fee of the last year was only US$50 million!

"Then can we ask, how much is the sponsorship fee for companies such as Lenovo Group and Li Shu?"

"This can be answered. The minimum contract amount of sponsorship fees is US$201 million. And they paid the part in advance and paid in RMB. No way, the US dollar depreciated too quickly. In fact, after converting it into RMB, you The company's sponsorship fee is two hundred million RMB! "

"Listen clearly, they have a difference of at least 200 million RMB, but they require the same treatment. Is this possible? We reminded them to settle the contract in RMB at the exchange rate when the contract was signed. They did not agree."

"The result is such a high price difference and different treatment. It's like buying tickets at the stadium. If you spend more money, you should naturally sit in a better position. Is there any problem with this?"
"Our staff said that their sponsorship costs were low, and Sangay did not listen to our explanations at all, and they even insulted our staff. I heard that Coca Cola also believed that Sangay was correct, so according to the regulations, For companies that are clearly in violation of the law, we will cancel their advertising qualifications and will not refund the sponsorship fee."

"Insulting others is illegal in your country, right?" Wen Dongjun also asked specifically.

The reporters in the United States flushed, and the Coca Cola Corporation, with assets of over 100 billion US dollars, would not spend a little more money. It is a million dollars short of the least, which is really speechless.

You pay less and make trouble, which is too shameful!

The most disgusting thing is that you cursed someone and let someone record it. After the recording came out, you still found an excuse to shirk. How can you shirk now?

Wen Dong concluded at this time: "This is the fact, we can withstand any investigation. Okay, let's get to the interview first, and I have to go back to work."

When he got back to work, Wen Dongjun immediately took out the phone: "Feng Yu, you don't know how ugly the faces of the American reporters just now are, let me tell you...

Chapter 1806: What To Install If You Ca N’t Afford It (5/5)

Many people are paying attention to the opening ceremony, and leaders from many countries have also received the news on the internet/network.

There was such a thing during the opening ceremony. They thought that China's leadership would be very annoyed, but they didn't know that they were sitting there watching the opening ceremony steadily, not in a hurry.

And I didn't owe myself to explain the matter to leaders of other countries. It seemed that this matter was very commonplace.

Puxiong felt very happy when he heard the news. They have several brands in Russia, but they have close-ups just like the Chinese brands. The Company in the US does not, and China has done a great job!

GCEO rge Bush kept going to see the leadership of China. He was also very surprised that China handled it so hard.

GCEO rge Bush confessed a few words to his subordinates. This matter must not be handled in this way. Coca Cola is one of the most important companies in the United States. Every American has drunk Coca Cola. This is also related to many companies in the United States. China's development issues.

The International Olympic Committee received a call from the Government of the United States, asking them to give a reasonable explanation for this matter, and of course the China side also received it.

However, China ignored it at all. The explanation has already been done and there is no need to explain it.However, the International Olympic Committee has to explain this. A lot of their annual income depends on these sponsors. Among them, Coca Cola has the longest cooperation time, and the United States’ Company sponsorship has always been the most. This session.

This year is so special that no one can think of it. The Company in China is also crazy. The sponsorship fee is higher than one, and the sponsorship record is constantly refreshed.

The International Olympic Committee can also allocate money in proportion to the development of the Olympics. They actually don't want to care.

Also, the US and China matters, where did they get mixed up? Just like when the former Soviet Union existed, there were a lot of unfair games. Many of them were won by the former Soviet Union. The former Soviet Union was so hard, and the United States did nothing.

At that time, the International Olympic Committee did not get involved, and this time it was the same.

They pushed this matter to China, saying that they had contacted the organizer to communicate. In fact, they just notified them. They didn't plan to manage it, and they couldn't manage it.

Not only because China is home, but also because of China's strength.

Coca Cola and other Company won't just leave it alone. Now that the comments are not good for them, they have to find a way to reverse it. These top companies, which media agencies do not have some cooperation?As long as they contact so few influential companies, they can turn white into black. It is entirely possible to put yourself in the position of the victim to win the sympathy of others.

Wen Dongjun became exhilarated showing off with Feng Yu for more than half an hour, which made Feng Yu quite helpless and affected him to watch the opening ceremony. Although it has not changed much from the previous generation/life, it must be different from what you see on the scene and on the TV.

That visual impact, that sound, and the ticket price is absolutely worth it.

Feng Yu also checked the news on the Internet on his mobile phone and found that after Coca Cola and other Corporation jumped up and down the concocted news, Feng Yu was not happy anymore.

Those guys blackened Wen Dongjun.

Feng Yu also supports Wen Dongjun's choice, so it's a relief. Besides, the manipulator of this incident is not Feng Yu.

This sponsorship fee is also a ghost of Feng Yu. The ones that are not cheap are all brands under Feng Yu.

After thinking about it, Feng Yu posted a meager and also posted a Twitter.

[Advertising sponsorship, fair competition, can't afford to pay, what to pretend! 】

Feng Yu, as the world's number one internet celebrity, is even more famous than Yuan~capitals of various countries. People in many countries may not know who the chairperson of China, the President of the United States, etc. are, but who does not know that the richest man in the world is Feng Yu?Whether it is the meager number of followers or the number of Twitter fans, none of the popular stars can compete. Even after many people download meager or Twitter, the first account to follow is Feng Yu's.

After Feng Yu sent these messages, they were quickly known to many people and began to forward them.

The corporate executives of Wind & Rain Holding Company, Taihua Holdings, etc. must be forwarded as soon as possible, and then more and more people from Company employees to ordinary people who have nothing to do with it.

There are also some people who are purely watching the excitement. They not only repost, but also @ the executives or official accounts of Corporation such as Coca Cola and Nike.

Coca Cola and other senior executives of the Corporation are almost mad. This Feng Yu is too irritating. What does it mean to be unable to pay?

We, Coca Cola, are the largest beverage giant in the world and the largest in the world! We will have no money, and our daily sales are more than 200 million US dollars.

Nike's executives are also angry. We are the world's largest sporting goods supplier. In this Olympic Games, there are the most remote mobilizers wearing our sports equipment. Will we have no money?

And what do you say about fair competition? The sponsorship fee of your brand happens to be one million dollars higher than ours. You say it is a coincidence. Who believes it?If there is no black box operation here, our American astronauts can board the sun!

While they continued to hype the matter and planned to put pressure on China’s Olympic Committee~ Committee, the China Olympic Committee~ Committee simply announced the ranking of sponsors, one of the top twenty. There is no company in the United States!

Especially Wind & Rain Electronics, which ranks number one, has a sponsorship fee of 500 million US dollars, which shocked everyone's attention.

Then, like Song River car, Taihua battery, Taihua Supermarket Group, Aihua Electronics, Lenovo Group, Lenovo Kingsoft, Great Northern Granary Group, Wahaha Group, Jianjibao Group, etc., the amount of sponsorship exceeded 250 million. Dollar.

For more than 200 million U.S. dollars, there are Bing City Pharmaceutical Group, Quanjude Food and Beverage Group, AIWA, G-BOX, Li Shu Sports Products Corporation, etc., which are just over one million U.S. dollars.

In fact, Wahaha and others originally sponsored US$201 million, but they sponsored it early, and later added a little more, and they were paid in RMB, and their amount became so high after the depreciation of the US dollar.

The sponsorship amount of 200 million US dollars is not even in the top 20.

After China’s Olympic Committee~Committee officially announced this list, @Coca Cola and other Corporations deliberately: the more sponsorship costs, the more preferential treatment they receive. Can't afford to pay...Although nothing was said later, everyone immediately thought of Feng Yu's meager article. Then someone forwarded this to Twitter and other social software, and it quickly became popular on the internet/network.

Under Corporation social accounts such as Coca Cola, Nike, etc., there are people taking the rhythm at this time. The rumors are all one sentence: Can't afford to pay, what to pretend!

Chapter 1807: Forbid Her To Come To China

At the end of the opening ceremony, Feng Yu left with everyone. Li Na suddenly asked his family to go back first, saying that he would go backstage with Feng Yu to see the stars and take a group photo.

Is this a problem for Feng Yu? He arranged for the bodyguard to take his family home first, and took Li Na to leave the lounge by himself.

"Who do you want to take a photo with, I think there is a professional photographer over there, and I will ask him to come over and take a photo of you later." Feng Yu pointed to a Yang Tai photographer and said.

"Eh eh, is that Wu Jing?" Li Na asked, pointing to a person who was packing things.

Wu Jing, as the guest performer of Kung Fu at the opening ceremony, can be a hit if it works well. Unfortunately, he can't speak English, so going abroad will be very troublesome.

But in this life, it will definitely develop better, because Feng Yu is also preparing to export it to Hollywood.

When Wu Jing heard someone calling him, she raised her head and glanced up. He felt that Li Na was a bit familiar. As for Feng Yu, he had never seen it.

"Are you the teacher representative Li Na?" Wu Jing finally remembered, asking somewhat surprised.

At the same time, he looked at Feng Yu suspiciously. This person is also very calm and dressed, and there is always a very special temperament, or aura, which makes Wu Jing feel that this person seems to be in the top for a long time, there is a kind of the eye can The feeling of see nothing worthwhile all around.Li Na nodded: "Wu Jing, I like your performance very much. Can I take a photo with you?"

Although Wu Jing was very tired and was about to go home to rest, she smiled and said at this time: "Of course, it is an honor to be able to take a photo with the Olympic torchbearer."

As soon as Feng Yu waved his hand, a photographer with a Yang Tai work permit came over to take pictures of them. Wu Jing was taken aback for a while.

Could this be the failure of the Government? So does Li Na really have a background?

It's a pity that Feng Yu hasn't spoken. He doesn't know who this is, and what does it matter.

At the end of the group photo, Wu Jing politely reached out to shake hands with everyone, Feng Yu held Wu Jing's hand and asked, "Are you interested in going to Hollywood?"

Wu Jing was stunned, who was this person, and his tone was so big. It seems that he can go to Hollywood by himself. Wouldn't it be the same job as the previous Hollywood agents who contacted him?

"When you get there, you may have to start with supporting roles first, but I can guarantee that they are all important supporting roles in blockbuster films. In the future, I can tailor a script for you. ) Develop better."

Wu Jing couldn't help asking at this moment: "This gentleman, are you?"Feng Yu stretched his hand back, and someone handed him a business card.

"This is my business card. If you want, you can take this to find Wang Zhongjun, or call me directly. It's late, go back and rest."

When Feng Yu left with Li Na, Wu Jing was still at a loss. Who was this person who spoke so loudly? He turned the card over and looked at it. There were no titles on it, just a name and a mobile phone number.

Wait, is this name, Feng Yu? !

Is that person Feng Yu? Feng Yu, the richest man in the world?

It must be him, besides him, who can have such a big aura? There are also rumors on the Internet that Li Na is Feng Yu’s wife. Looking at the two people just now, this news turned out to be true!

He suddenly felt that he was about to develop, but he didn't expect luck to come so quickly. He is about to go to the most developed place in the world's film industry, and he is about to become another Chinese who successfully broke into Hollywood!

Looking at the photos, Feng Yu doesn't seem to be particularly photogenic. It must be a clothing problem, which makes him look a little older.

Before that, I ran into Zhang Yimou, the chief director of the opening ceremony who was about to leave. Li Na looked at Feng Yu, and Feng Yu went over to say hello.

"Director Zhang, hello, can I take a photo with you?"Zhang Yimou doesn't know Feng Yu either. He just thinks that Feng Yu is extraordinary, and it definitely matters if he can easily reach the backstage at this time.

What's more, he looked at Feng Yu as if he was shouting and hugging, those short-haired guys were obviously bodyguards, and this person must be an extraordinary person. Could it be the child of a certain leader?

Zhang Yimou didn't care about it either. After coming over for a group photo, he saw that youngster took out a business card and handed it to him: "If you encounter difficulties in the future, you can come to me."

When saying this, Feng Yu thought of gourd baby inexplicably. I don't know if this matter is true or false, but the previous generation/life is a lot of trouble, and there is no word in the end.

Zhang Yimou said in his heart that he became the director of the opening ceremony of the Olympics, and it is not rare to see a leader in the country. This youngster has a good tone, and he is looking for him in trouble?

But when he saw the name on the business card, he knew that the youngster was not talking big.

Liu Le and Elena are also walking out at this time. They also want to avoid the time when the audience exits after watching the opening ceremony.

Seeing the big star again, Li Na walked over directly. When they were young, they had heard Liu Le's songs.

This is also a national treasure-level singer and artist, or Li Na's colleague, and also a teacher in the university.It's just that during the group photo this time, Li Na found something was wrong, and felt that Elena seemed to be leaning against Feng Yu intentionally or unintentionally?

And looking at Feng Yu's expression, it seems that the smile is a little stiff.

Especially when Li Na saw the photos, she found that Elena seemed to be looking at Feng Yu all the time. The expression revealed in her expression was clearly friendship!

"Ms. Liu Le, Ms. Elena, have a meal together if it is convenient?" Li Na invited.

The smile on Feng Yu's face froze. Why did Li Na want to invite him to dinner?

Liu Le solemnly installed Feng Yu's business card and said apologetically: "I'm sorry, I want to go home, my wife is still waiting for me, hope to understand."

When Liu Le left, Elena should have happily declined, but Elena was a little embarrassed when she declined. Especially when Li Na saw Elena's assistant watching Feng Yu's expression, he knew that it was definitely not the first time that the two met, and that assistant definitely knew Feng Yu.

Li Na turned and left, Feng Yu smiled apologetically at Elena, and then chased it out.

After Li Na got in the car, he didn't say a word. Feng Yu didn't know how to explain it. He could only sit down and look at Li Na pitifully.After a long time, Li Na said: "I said, I don't care about things outside, but don't let me see. How many women do you have?"

"Only two, you've known the other one a long time ago." Feng Yu admitted very happily, and definitely can't hide it at this time.

"Then why didn't you tell me this? Also, is it your relationship that she can be a guest performer at the opening ceremony? Did you write a song for her?"

"Didn't I dare to tell you. And that time, I was fed too much by Brother Ki. I always have to be responsible to others. Really, I won't lie to you."

Li Na bit her lip: "She is not allowed to come to China again in the future! "

Chapter 1808: Opportunity

When Feng Yu went out the next morning, with a wry smile, he scored three times last night and came again this morning. Fortunately, Feng Yu hasn't stopped exercising and feels a little tired.

But he still couldn't refuse, he had to dig into the hole with his eyes closed.

When she saw Elena, she asked with some concern whether she was causing trouble for Feng Yu. Yesterday Li Na watched her expression, she also reacted later.

Feng Yu comforted Elena with a few words. Elena decided to go back to China. Taking advantage of the time when the world is paying attention to the Olympics, she can just take a rest and accompany her mother.

And she also said that she would not come to China in the future to avoid embarrassment for Feng Yu. Such a smart girl who is good at understanding others, how can she not let Feng Yu be affectionate.

After sending a plane to send Elena back, Feng Yu went to watch a basketball game. The China team defeated a small European country in the first game. All the players played. The fans were very excited.

On the same day, the US team also won a big victory, and many media are using the confrontation between the two teams as a propaganda point. The U.S. team is naturally the Avengers and wants to regain the top spot in the world.

The China team is the incarnation of the king. After all, is it the champion of the last World Championship.This makes Kirilenko very dissatisfied. In the last World Championships, Russia was runner-up, OK, and the United States was third. Why are we mentioning the United States and China now, that is, no one talks about us Russia?

Co-authored with us, Russia is so unpopular? Some people even say that Argentina and Spain may also make it to the finals. This is too annoying.

Kirilenko has also begun to make people start advocating Russian athletes, not just basketball, any event where Russian athletes participate, in some media, has become a favorite to win the championship.

Feng Yu thinks Kirilenko has done this a bit too far. No country, even when the former Soviet Union was so strong, dare not say that any project has the strength to win gold.

He called Brother Ki to remind Brother Ki not to turn into a joke.

I don’t know if Kirilenko told him that he was doing gambling with He Laosan. Since this publicity came out, many people have bought Russia athletes to win the championship. Which ones have the ability to win the championship? Kirilenko be very clear about sth.

In this month or so, his gambling business with He Laosan and others can make at least a few hundred million euros or even more!

Feng Yu felt like a group of alpacas whizzing past in his heart. He thought Kirilenko did this on impulse, but he knew it was a trap.Those who think Kirilenko is impulsive, I am afraid that this is just acting a scene.

He Laosan, Kirilenko, Fu Guangwei and others have cooperated in gambling, gambling, and other businesses. They have opened in Las Vegas. Although the US economy is down this year, the business in Las Vegas It's not very good either, but as long as the gambling business of the Olympic Games is done, it will still make a lot of money this year.

At the beginning, they also wanted to get Feng Yu, Feng Yu also knew that this business would definitely make money, but he did not participate. He doesn't want to be involved in the gambling business, let alone being called a gambling tycoon in the future!

Feng Yu always feels that this title is a derogatory term.

Looking at the present, the world's richest man, not to mention technology tycoon, electronic tycoon, financial wizard, retail tycoon, car tycoon, etc., every title Feng Yu likes very much, and it sounds like a positive image.

Kirilenko and the others also knew that Feng Yu didn't like gambling, so they didn't force it later. Anyway, the He family is familiar with this, and the addition of Kirilenko and Fu family is enough to ensure that their business can be carried out to Europe and the United States, and they will not be easily squeezed out by their peers.

Now not only foreign countries, even domestic, there are some competitive lotteries, but the odds are not so high. The revenue from this lottery is to be invested in sports.This year's Olympic Games, China can definitely make a lot of money. Not only Chinese people buy such lottery tickets themselves, but many foreign tourists also buy a lot of lottery tickets.

During this period of time, tourism, catering, accommodation, transportation, shopping, etc. have all ushered in an outbreak period. Not only Beijing, but many tourist cities in China are also full of tourists.

The Olympics will be held for more than a month, and many people like to watch just one or two types of competitions. So what to do in free time, of course, is to travel by the way.

Feng Yu specially reminded the above, during this period of time, we must pay attention to the phenomenon of slaughtering customers. If it is reported by foreign media, who will dare to travel to China in the future?

Some people like to play this kind of cleverness, thinking that it seems that you won't come a second time anyway, it is better to take the opportunity to earn more this time. If you do not open for three days, you must eat for at least three days.

The previous generation/life was reported by foreign media during this period of time, and was later overwhelmed by other news. This situation can't happen again in this life, Feng Yu feels quite embarrassed anyway.

Others say that foreigners should be deceived. How did these foreigners invade China? Let’s not talk about what happened back then has nothing to do with these people. If you lied to others, it was revenge?

Not for revenge, it becomes the kind of person we once hated the most.During this period, Taihua Holdings' Express Hotel was also full every day. House prices have risen by up to 20% in accordance with regulations, and demand is still in short supply. Membership cards alone are sold more than usual in a quarter.

And because the hotel is clean and tidy in accordance with Feng Yu's original requirements, it leaves a good public praise. It is not like some hotels, because many rooms are too busy and many rooms have not been cleaned up, so new tourists are arranged to check in, which affects the public praise of the hotel.

Zong Qingxian and Feng Yu sighed with a smile, if China could be so lively once a year, look at how much the restaurants, hotels, etc. earn. I heard that the car rental business in many places is also very fiery/popular, and many car rental corporations have all been rented out.

Of course, they also know that it’s impossible. Not to mention that the Olympic Games are held every four years. They are held every year, and they cannot be held in China. What about internationalization and fairness?

However, the upper hand is indeed adjusting its strategy, preparing to vigorously stimulate the tourism industry. Chinese people like to travel, as do foreigners. Chinese people like to travel abroad, and foreigners will like China as well.

For foreigners, China is an exotic style.It can be said that this Olympic Games will allow China's leadership to discover many business opportunities that they have not noticed. This will make China more diversified, continue to maintain rapid economic growth, and make China richer and stronger.

In the past few days, Feng Yu has always appeared at the Corporation, sitting in front of the computer, or making video calls with He Zhaoji and others.

When the world is paying attention to the Olympics, it happens to be a good opportunity for them to hit the US economy again!

Chapter 1809: For Help

At this time, the banking industry in the United States is trying its best to overcome the difficulties, but there are many ways, but the most fundamental point is that it needs money.

When the economic situation is bad, especially after many banks have gone bankrupt, the most common way for ordinary people is to quickly cash out their deposits.

In their opinion, keeping cash at home is safer than keeping cash in the bank. If these banks also go bankrupt, their money will really become waste paper.

As a result, centralized redemption occurred, which increased the bank's cash burden. The cash reserves of normal banks are not particularly large. In many cases, 10% of the deposits are enough to circulate, and 20% is considered to be extremely large. When the interest rate rises, large banks with good reputation Seven percent is enough.

But this time, it is far from enough.

Another interesting point is that those banks that have not closed down, the credit cards they issued, are still in normal use.

Some people were pleasantly surprised to find that they had applied for a credit card in a certain bank, and then before they waited for their repayment, that bank went bankrupt.

Although the accounts are still there, whoever takes over the bankrupted bank will receive the accounts. But for the time being, I don’t have to pay it back. Have my accounts been disabled?

Even some banks went bankrupt directly, and this became a dead account. They all felt that they had taken a big advantage.At this time, many people went to major banks to apply for credit cards. Although the review system has become much stricter, they can still be processed.

Many people who applied for a credit card before have also begun to use their credit cards frantically. Some are unemployed during this period of time, and their own income has been cut off. They can only cash out through credit cards and maintain their current lives.

Some simply want to take advantage and wait for the bank to go bankrupt, so that they don't have to repay, or temporarily don't have to repay.

As a result, the pressure on the banks has become greater and greater. They cannot stop the credit card business. After all, there are still many people who are using them normally and have sufficient repayment ability.

The bank has laid off a large number of employees, and the manpower itself is insufficient. The credit card side is not able to conduct detailed audits, resulting in a growing gap.

The more chaotic, the more loopholes, and Feng Yu is very happy to see these situations.

The decline in the reputation of those banks is also an opportunity. At this time, Minsheng Bank is choosing a low-key location and preparing to enter the U.S. market.

By then relying on Feng Yu's name, the credibility of this bank will not be low. Only Feng Yu also knows that this will definitely be subject to some restrictions. However, when there are many gaps in the Bank of America industry, the United States will never restrict the entry of the People's Voice Bank, but there may be restrictions on business projects.GCEO rge Bush came to China to attend the opening ceremony of the Olympic Games and visit China by the way.

The main intention is to deepen cooperation with China. The United States is one of China's most important export markets, and China is also the most important market for the United States.

Especially at this time, many companies in China have delisted from the U.S. financial market, and after some sorting, they returned to Hong Kong or relisted in Shanghai. This has a great impact on U.S. stockmarket.

If companies in other countries follow suit, U.S. Stockmarket will suffer even more serious injuries.

GCEO rge Bush wants to talk to China about whether some companies can be prevented from delisting. The financial market in the United States will definitely re-development. It is the best and most mature financial market in the world, and it will definitely not be thorough. The collapse is also of great benefit to the development of China's Company.

There is also hope that China can also use a large sum of money to support their rescue operations in the US. After all, China also has a lot of foreign exchange investment in the United States, especially China still holds a lot of US dollars. The US economy has been severely hit, which is also a great loss to China.

For example, Japan, the European Union, etc. have spent a lot of money, because their economy is also closely related to the US.The strategy of the United States to kidnap the world can be simply understood as the fact that they have turned themselves into a listed Corporation, and other countries are all shareholders of shares.

When the Corporation loses money, the major shareholders have no money to continue to invest, and if the minority shareholders do not invest money, the Corporation will lose more and even risk bankruptcy. Although major shareholders have suffered the most losses, the losses of minority shareholders are not small.

If you have money, then the Corporation can still turn losses into profits, and your minority shareholders can quickly save the Corporation with money.

For example, the European Union and Japan are all top shareholders, so they have to take out the money to save the Corporation, otherwise the previous investment will be in vain.

This is not the case here in China. I found an excuse to spend too much on the Olympic Games, but invested a little symbolically, and then said that I had no money.

Anyway, the U.S. still has to take money out, and the EU and Japan will not stop. Even if China does not pay, it will not lose a lot, but can take the opportunity to swallow some markets or something.

If China wants to get rid of this kind of kidnapping by the United States, it can't blindly follow the requirements of the United States, otherwise it will never get rid of it.

Although in this way, US investment in China will definitely decrease in the future, China is not worried.Feng Yu has followed the analysis above, the China market is something that all businessmen want to enter and occupy. The population density is high and the consumption power is growing fast. Who doesn't want to come here to make money?

Not to mention that the United States definitely cannot restrict those companies from investing in China. What if it is completely restricted? The United States chooses to harm each other, and funds from Europe and other Asian countries will definitely swarm in.

In addition, China can take the opportunity to stimulate domestic demand and develop alternative industries. The loss of the United States is definitely much greater than that of China. The economy of the United States has been severely affected at this time, and they absolutely dare not really hurt each other by playing with China.

Feng Yu analyzed the situation in the business field. Of course, these are all conclusions based on the huge information collected by the team.

China only then strengthened their confidence. They found that the United States, which has always been envious, is nothing more than that. It turns out that the prosperity of the United States is also accompanied by huge hidden dangers.

Their floors are high, but the foundations below are already riddled with holes. Fortunately, they have already begun to slowly deploy and withdraw investment from the US, otherwise they really have to help and pay for the mistakes of the US.Originally, China used the Olympic Games to invest in a big prevarication, but the sponsorship fees for the Olympic Games have not just been announced. GCEO rge Bush sees that you have received such a huge amount of sponsorship fees for the China Olympic Games.

Not a fool can know that you are definitely making money by hosting this Olympics in China. And you count the urban transportation construction into the Olympic investment, where is there such a calculation?

Generally speaking, stadiums and Olympic villages are considered. Without the Olympics, would you not build roads?

But China found another excuse at this time, that is, China is currently implementing a national social security policy, and all the money is spent, so there is really no money.

We haven't sold your U.S. national debt yet, it is kind enough!

When GCEO rge Bush and the others were busy, Feng Yu and the others also started to move.

Chapter 1810: Two-room Scandal

Liangfang Group is already heavily in debt at this time. For example, Leman Brothers loses a few One billion dollars in a quarter. It is already very high, but compared with Liangfang Group, it is really minor magician in the presence of a great one.

The two real estate group's losses in July exceeded 70 billion U.S. dollars. In one month, there was such a high loss. The previous losses have not been counted, otherwise it will be even more terrifying.

In early July, the two companies raised US$5.5 billion and US$6 One billion by issuing additional shares, respectively, in order to tide over the difficulties.

As a result, not only did the difficulties not pass, but the burden on the Company increased again.

Originally, the Fed hoped that the U.S. dollar would appreciate, and then it would be able to absorb reserves so that the bank had more cash and reduced cashing, so that the bank had more funds to operate.

Liangfang Group also thinks so, so they borrowed a huge amount of money and invested in USD interest rate swaps, hoping that through this operation, they can make a lot of money back and tide over the difficulties.

But they never expected that the Fed would raise interest rates again, but there are still not many depositors. Frankly speaking, people don't believe in banks anymore.

Then Feng Yu, Kirilenko, and others are still taking the lead in selling the US dollar and continue to suppress the US dollar exchange rate, causing the US dollar exchange rate to continue to fall.At this time, the European banks also joined in, and they also saw the profits.

For example, Barclays, UBS, Royal Bank of Scotland, Deutsche Bank, Credit Suisse, Dutch Cooperative Bank, etc., and even American commercial banks including Citibank, JPMorgan Datong Bank, Bank of America, etc. have also joined them.

In the eyes of those capitalists, only profits are real, regardless of the life and death of other companies.

With the addition of these banks with huge assets, the exchange rate of the US dollar cannot be pulled up at all. Feng Yu's main behavior of selling US dollars is also in Europe through these commercial banks.

At that time, many of these bank giants were also speculating on crude oil. They believed that a fall in the US dollar would allow crude oil to continue to rise. Therefore, it was in their interest to sell US dollars, not to mention that they believed that this could stimulate financial markets such as stocks.

As a result, the investment of the Liangfang Group once again lost money, and the loss was still very large.

Coupled with the continuous bankruptcy of Insurance Corporation and Financial Corporation during this period, the debts of the Liangfang Group continue to increase, the value of securities continues to decrease, and their losses are getting bigger and bigger, and they are almost unable to cover them.

At this time, those European commercial banks once again played a ruthless trick, that is, to increase interbank interest rates, that is, the interbank interest rates between banks and other financial institutions.As a result, the interest rates of the two housing groups have also risen sharply, making their losses even greater.

Of course, as the inter-bank interest rate increases, Feng Yu's losses from selling US dollars are also increasing, but Feng Yu doesn't care.

This part of the loss can be earned back with investments in other markets, such as U.S. Stockmarket’s short-sale investment, which can be used to make up for these losses.

What's more, Feng Yu's most profitable investment is crude oil futures.

At this time, crude oil futures are still falling. Feng Yu and their short-selling contracts can see profits rise almost every day.

If a company loses too much, its stock price is falling rapidly.

Last year, the share price of the Liangfang Group exceeded 60 US dollars, and it began to fall at the beginning of this year. At that time, Feng Yu also took the lead in short selling.

After the stock price was suppressed to about US$20, the U.S. Government began to inject capital here, which increased a bit. However, as the two housing groups continued to lose money in their investments, their operating losses increased and the market continued to fall. Their share price Naturally, it fell all the way, and now it is only a little over one dollar.

In other words, the market value of the two Corporations has shrunk to one-sixth, and their wealth has evaporated by more than 98%.Merrill Lynch, Lehman Brothers, etc., whose wealth has evaporated, have all gone bankrupt, but Liangfang Group is still insisting because they are Liangfang Group and the largest sponsor of the US Government.

The huge losses of the listed Corporation have a very large impact on the stock price. If the stock price is less than one dollar for 30 consecutive trading days, then they will be forced to delist, and it will be difficult to turn around.

At this time, they chose the same path as WorldCom, Enron and other Corporations, that is, financial fraud. Fictitious profits and concealed losses so that investors will not completely lose confidence in them.

A few years ago, the two companies also broke the scandal of financial fraud, but at that time they concealed profits. This can be accepted by investors. At least it proves that the two corporations are very profitable, but they just want to pay less They are just investors. In fact, the concealed profit is not direct income, but book income.

But this time is different. This time it is to conceal the loss and do not want investors to withdraw their capital, otherwise they will be completely finished.

So the giants of the two real estate groups started to find someone to do the accounts, increase profits by one or two tens of billions, and conceal some losses, so that it becomes much better financially.

Let investors think that Liangfang Group is only temporarily in trouble, and will soon get out of trouble, again giving investors high returns.Unfortunately, Feng Yu knew about this matter in previous generation/life. After looking for someone to check carefully in this life, he also found tangible evidence.

Then it will be simple. Expose this scandal and the share price of Liangfang Group will inevitably fall again.

[Two real estate groups jointly concealed losses. Will the history of Enron and WorldCom repeat itself? 】

[Liangfang Group falsely reported profits, investors were deceived by them! 】

[Two Real Estate Group has reached the brink of bankruptcy, will mortgage interest rates rise sharply again? 】

[The bankruptcy of the Liangfang Group will set off a financial turmoil, and the US economy will suffer the heaviest blow! 】

Many pieces of news were reported on the internet/network, newspapers, and TV, and quickly spread throughout the United States and the world.

For a while, this news even suppressed the limelight of the China Olympics. During the Olympics, the Olympics were the darling of the media, but this time it was different.

GCEO rge Bush, who is being interviewed by the media, is still smiling and telling reporters that this time American athletes will continue their previous achievements, breaking multiple Olympic records, and even multiple world records.

He loves so-and-so athletes very much, and hopes to have dinner together when the opponent triumphs.But at this time, he went to see people from his office/bureau beckoning at him behind the reporter, which meant that something urgent had happened.

Someone stopped the reporter and interrupted the interview. GCEO rge Bush walked over and asked, "What's the matter?"

He looked displeased. Today, a certain American athlete broke the world record. It is rare for him to be happy during this period. He is happy.

"Mr. President, take a look, the two rooms have a major scandal! "

Chapter 1811: Crazy Fall

Hearing this news, GCEO rge Bush didn't have the heart to accept the interview. He hurriedly sent the reporters away, and then immediately called their think tank.

The people in the think tank knew the news, and they were all shocked. In fact, they don't even know about this fake account.

They have analyzed that from a technical point of view, the Liangfang Group is on the verge of bankruptcy, but it is not irreversible. After all, the Liangfang Group has gone bankrupt, hasn't it risen again?

Even those banking institutions believe that the Two Real Estate Group will not go bankrupt, because the United States cannot afford it, and other countries cannot afford it.

Once the two housing groups go bankrupt, the bonds they guarantee will depreciate sharply, and many of them will even become junk bonds. Then investors and financial institutions holding these bonds will be hit hard.

This includes many European Union, many Asian countries and many commercial banks and other financial institutions. They can't watch Liangfang Group go bankrupt.

Moreover, once the Liangfang Group goes bankrupt, the mortgage interest rate will inevitably soar again. The subprime mortgage crisis that has just been suppressed will break out again violently, even unstoppable, causing a serious financial crisis.The influence of these two companies is too great, and the U.S. Government must not let them go bankrupt. And those financial investment institutions cannot let them go bankrupt, and they will also suffer heavy losses.

For example, the national debt issued by the United States at this time was 1.5 trillion U.S. dollars, but the bonds issued by the two housing groups exceeded 5 trillion U.S. dollars!

The foreign exchange reserves of many countries will be severely affected by this. Therefore, those countries cannot let the two companies go bankrupt, and must help save them.

The bankruptcy of the Two Real Estate Group will not only cause serious problems with these bonds, but the outbreak of the financial crisis in the United States is also inevitable. Then those countries that buy US government bonds will also suffer losses.

For example, although China has polished the bonds of the Liangfang Group, it still holds some U.S. government bonds. Although China is different from the previous generation/life and is no longer the largest creditor country of the United States, it is also ranked very high.

The main thing is foreign exchange reserve investment, which is the investment method that all countries will choose. There are also many countries that have invested in national bonds issued by China.

The country that holds the largest holdings of U.S. government bonds and two real estate group bonds is Japan, followed by the European Union, Canada, Australia, and so on.

The U.S. suddenly discovered that it is no wonder that China is so hard-spirited and just does not aid the U.S. It turns out that the U.S. national debt they hold is only tens of billions of dollars.Tens of billions of dollars is still a national debt. It will certainly not become waste paper. Even if it is a little loss, it will not be large. After all, national debt carries interest.

Once GCEO rge Bush asked people to analyze that these two groups can tide over the difficulties. As long as the EU and Asian banks provide assistance, they indeed have to assist a large amount of cash.

But I didn't expect that the Liangfang Group actually falsified financially, which caused serious deviations in their analysis!

Liangfang Group has continuously raised bond financing for more than a year to obtain more cash, hoping to turn over. But if you want to finance bonds, you must give investors a high return.

Therefore, the Liangfang Group continues to increase its yield, which means issuing bonds at higher interest rates for financing, making them more and more in debt.

The rise in interest rates has also brought them an increasing burden. The value of the bonds they have issued will continue to decline, and their stock prices will also continue to fall. This is a vicious circle.

Of course, if they can make enough profits with the money they have financed, these will not be a problem. Unfortunately, not only did they fail to make a profit, but instead they made continuous investment losses.The Liangfang Group also believes that after their accrual exceeds 777 One billion US dollars, the Government has to take action to intervene. Just like the Government helping to sell Bear Stearns Corporation, it will definitely worry that the bankruptcy of the two housing companies will drag down the entire U.S. financial market.

For example, Bear Stearns Corporation, Lehman Brothers Bank, Merrill Lynch, etc. went bankrupt. Many shareholders became not having anything at all, and they were all deceived.

But the people who really stood behind the scenes managed to get away. Through entrusted investment and other methods, when the capital was withdrawn, these behind-the-scenes Boss took the lead in withdrawing capital, ensuring that their property was not lost or suffered too much loss.

Many people are saying that the mandatory method/trick of the U.S. Government is clearly a trap for shareholders, which will deceive investors like them.

But these pitted people have no influence. Influential people have successfully escaped. This is the investment environment of the United States.

Seeing the current situation, GCEO rge Bush also felt that it would be impossible not to help the two rooms. They must be given sufficient funds and their share prices must be stabilized so that they cannot be allowed to fall wildly.

So GCEO rge Bush contacted the Federal Reserve and the U.S. Securities and Exchange Commission, asking them to take effective remedial measures for the two housing groups.Feng Yu originally planned to borrow some shares of the Liangfang Group, and then took advantage of the scandal and the stock price plummeted to make up for his losses in the US dollar trading market, but found that there was no Financial Corporation willing to lend them. The shares of the Liangfang Group are gone.

To put it bluntly, all financial corporations are no longer optimistic that the share price of Liangfang Group can rise. The more you borrow, the more you lose.

Although it is impossible to short the shares of Liangfang Group to make a profit, the U.S. stock index will definitely follow suit. Short selling stock index futures will also allow Feng Yu to make up for their losses and even make a little profit.

The stockmarket started the next day, and the shares of the Liangfang Group ushered in a wave of selling. During the concentrated selling, many of them could not be traded at all, but the stock price was still falling crazily.

The share price of Liangfang Group soon fell below the one-dollar line and turned into a thoroughly high-risk junk stock.

At this time, the Federal Reserve and the U.S. Securities and Exchange Commission took action. On the one hand, they exempted the Liangfang Group from some interest, and once again provided an interest-free loan to allow the Liangfang Group to have sufficient cash turnover, and then on the other The group’s stocks have been restricted from buying and selling, which has stopped the stock price plummeting.

Even so, the shares of the Liangfang Group have fallen by more than 20%.Affected by the scandal of the Liangfang Group and the fall in stock prices, investors no longer trust many companies in the United States. The giants like the Liangfang Group will make financial fraud. Then other companies will not?

If other corporations were also financial frauds, wouldn't they be very dangerous, and might collapse at any time?

So on this day, the entire U.S. Stockmarket was falling, and the indexes of the New York Stock Exchange and the Nasdaq both fell by more than 5%, which can be said to be another plunge.

Feng Yu looked at the earnings on the stock index futures and said that things were not over yet!

Chapter 1812: Buffett

Although the U.S. Government started to take care of the Liangfang Group, because the overall economy of the United States is declining, and the pitfalls of the Liangfang Group are too big, they are really helpless.

However, the Liangfang Group is too important, and they have to help, otherwise the harm will be more serious.

They chose to choose, and felt that the only one that could help Liangfang Group now was China, which had sufficient foreign exchange reserves. The United States also knows that China’s foreign exchange reserves have invested in a lot of EU government bonds, and some Asian government bonds, but also invested a huge amount of gold.

National debt is not easy to realize, but prime stock(s) is definitely okay. If China is willing to lend a helping hand, then the matter will be resolved.

They even plan to discuss with China that the two countries will sign some documents in private to block and open some of China's technology in exchange for China's cash support.

In the eyes of the United States, this is already a great sincerity and a win-win situation.

The United States has lifted the crisis, and China can also get substantial benefits. Although foreign exchange may be affected to some extent, the impact is not significant.

But they didn't expect China to refuse it in one go.

The Liangfang Group is a big pit. Everyone can see it be very clear about sth. Although it can be saved with enough funds, the profit that can be obtained is too low, and even the capital preservation is difficult.Although China needs some advanced technology, it can be obtained through other countries without passing through the United States. For example, South Korea has always offered an olive branch to China, hoping to further cooperate with China.

To put it simply, South Korea has given China some technologies that Western countries have blocked, but China has to be open to South Korea's trade and culture.

This is the case of the previous generation/life. South Korea has used some technology in exchange for the Chinese market, which has flooded the Chinese market with many South Korean culture and products.

It doesn't matter if you like stars from other countries, but it's very scary if you are too obsessed with or even lose your mind. Later, after the agreement expired, China did not renew the contract with South Korea, and then began to restrict the development of South Korean artists and reverse this distorted situation.

The invasion of culture has a serious impact on a country.

The relationship between China and Russia in this world is better. Many technologies can be obtained through Russia, and then to develop deeper trade activities with Russia without worrying about Russia’s cultural invasion of China. This is the best cooperation.

So the conditions that seem very favorable in the United States are not attractive in China. What's more, since the return of Hong Kong, some technology licenses can be obtained from Europe through Hong Kong, Lisboa, etc. It is difficult for China to be blocked at this time.Moreover, China also has some technologies that Western countries want very much at this time, such as electronics, IT and other technologies. It is completely possible to obtain what they want through some technology exchange.

The conditions in the United States are very good, but they cannot impress China.

GCEO rge Bush was unhappy, after research, decided to play sideways.

So the U.S. began to question China. Why did China sell the shares and bonds of the Liangfang Group since last year, and even U.S. Stockmarket shares and U.S. national debt?

The subtext is that the crisis of the US two-bedroom group is China manipulated behind the scenes?

This situation has been anticipated by China, and Feng Yu has been consulted. If from a business perspective, how to respond, Feng Yu also gave a very good suggestion, which is to push it to the head of the United States.

China also gave the answer very happily at this time. They have learned the investment model of Buffett. Now it seems that Mr. Buffett's classic theory is indeed correct.

Before China bought the bonds and stocks of the two companies, Buffett held a large amount of the stocks and bonds of the two Corporations. The shareholding ratio exceeds 8%, which can be said to be very high.Then during the internet/network bubble, Buffett personally and his Corporation sold the shares and bonds of the Liangfang Group together, earning an average profit of more than ten times!

What did Buffett invest in afterwards, China Petroleum.

Buffett's investment is generally to become a shareholder, enter the Board of Directors and other management, directly intervene in the operation of the Corporation. His investment philosophy is very interesting, that is, to measure the difference between the company's stock price and its intrinsic value.

When the stock price is higher than the intrinsic value, then Buffett believes that the company's stock may fall. When the stock price is lower than the intrinsic value, it is a worthwhile investment and definitely profitable investment.

When Buffett sold shares and bonds of Liangfang Group, it was not at the highest point, and when Buffett sold the shares of Liangfang Group, the management of Liangfang Group was still arranging repurchase. At that time, Liangfang Group was indeed operating Very good Corporation.

It was also at that time that the China Government bought shares of Liangfang Group and bonds issued by Liangfang Group as foreign exchange investments.

Buffett took a stake in China Petroleum, but failed to enter the management. China will never allow outsiders to enter the management. But Buffett also had a meeting with the senior officials of China Petroleum and looked forward to the future development.It wasn't until Buffett sold the shares of China Petroleum some time ago that people saw that Buffett made another seven times profit. Speaking of long-term investment, Buffett deserves the title of a stock god.

But the time is so coincidental. Buffett sold the shares of the Liangfang Group, China's foreign exchange reserves bought it, and then Buffett bought China Petroleum at the same time.

When Buffett sold China Petroleum, China also happened to start selling shares and bonds of Liangfang Group. China said that it was learning Buffett, and some people even said that China might have been advised by Buffett. Otherwise, why would Buffett buy a large amount of China Petroleum stock?

These statements really make people wonder whether they are true or not.

China has said that they have learned Buffett's theory to measure intrinsic value and stock price. Then Buffett sold China Petroleum and there were no other new investments. They thought Buffett was going to tighten cash, so they followed suit.

It seems that they are doing pretty well. Buffett also said last year that financial derivatives trading is too risky, and it can even be said to be a large-scale ~destructive weapon in the financial market. The United States allows unrealized gains to be recorded on the income statement, which will lead to The stock price is inflated.China believes that Buffett's statement is very reasonable, and Buffett also said that the monopoly of the two housing groups will not last long, and the hidden dangers that will be covered up will burst out sooner or later. Now it seems that Mr. Buffett's words are really reasonable!

China tightened its investment for the smooth holding of the Olympic Games. I didn't expect to be so lucky and almost lost.

On China's side, he simply threw all the pots on Buffett's head, but Buffett couldn't refute it. The theories and words quoted are indeed what he said, but he was for his own investment, and he did not expect to affect China's investment.

Even if it is affected, you can't say that it was because of me that I did this. Moreover, I invested in your China Petroleum. I just talked about the development of oil. What is the relationship with the Liangfang Group?

Those who say that I let China sell the shares and bonds of the Liangfang Group, what are you at ease with? This black pot is on my head, how can I explain it? !

Chapter 1813: The Development Of Folk Voice

China buckled Buffett's head, and the U.S. Government was helpless. Although they think this is an excuse, it does not seem to be flawed.

But this year, Buffett's stock is also shrinking. Last year, his net worth surpassed Bill Gates and ranked second in the world. However, it is now at the same level as Bill Gates. It is estimated that by the end of the year, Bill Gates will surpass it.

Speaking of which, Bill Gates is also miserable. Last year, he only ranked fourth in the world rankings. The first is Feng Yu, which is undisputed. The second is Buffett, whose net worth is more than 60 billion U.S. dollars. At that time, the stockmarket was very good, and Buffett’s assets were also the tide rises, the boat floats.

The third is the Mexican telecommunications tycoon, and Feng Yu intends to cooperate to enter the Americas telecommunications industry. The fourth is Bill Gates, a software tycoon.

Falling from the position of the world's richest man, and then falling to fourth, this makes Bill Gates's reputation drop all the way, and also proves that many people's trust in Microsoft has declined.

Bill Gates is also accumulating strength, mainly to see whether Microsoft's new generation of PC operating system launched at the end of the year can bring Microsoft back to its peak.

Feng Yu can guess the idea of Bill Gates, but Feng Yu doesn't think that Bill Gates can succeed, the most, and Bill Gates is also the third in the world.First in the world, it must be Feng Yu's, second in the world, it is also Kirilenko's turn to sit.

In this financial investment, Feng Yu has the most funds, and Kirilenko is the second. Mortgage speculation in finance, Kirilian Kobe Feng Yu is crazy.

As for Microsoft's new-generation operating system, even though it is more usable than the previous generation/life WIN7, based on user inertia and the layout of Lenovo Kingsoft, the development will not be so good.

Microsoft now does not have to worry about being accused of monopoly, because they have lost their monopoly position.

In Feng Yu's view, Bill Gates is still the same as previous generation/life. When the new system is released and Microsoft's stock price rises, it will quickly cash out and inject funds into his charity foundation. The software industry should also change. God!

Feng Yu also let people analyze a lot of Corporation's stocks at this time to see which ones will fall sharply, and then look for financial corporations that can lend stocks to conduct short-selling operations.

At the same time, it also allowed Ralph to hurry up and negotiate with the supermarket group, asking Ralph to acquire the supermarket group as quickly as possible and merge it into Taihua Holding Group.But Ralph is very busy at this time, even Kameido Masao is helping. Although Feng Yu gave Kameido Masao a holiday during this period and asked him to accompany his family to the Beijing Olympics to watch the Olympics, Kameido Masao also took the initiative to share some work for Ralph, such as integrating some acquired financial corporations.

Minsheng Bank also has frequent meetings here to discuss the entry into the U.S. market. Although Feng Yu has set the tone, there is still a big gap between theory and specific operations.

For example, to build so many business outlets, you need to invest a lot of money. If Liangfang Group goes bankrupt, the real estate market in the United States will fall.

The price difference between buying a store at this time and buying a store two months later may be more than 10%.

It seems that 10% is not particularly large, but if it is one billion U.S. dollars, the difference is one billion U.S. dollars.

One hundred million US dollars is not a lot for Feng Yu, but for the people's voice bank who is spending money wildly now, it is not a small amount.

Minsheng Bank is all the money that individual shareholders put out. If their Company buys shares, then it will be no problem. For example, Zong Qingxian has a lot of money, but most of the assets are Taihua Holdings and Wahaha Group stocks, as well as some other Corporation stocks and real estate. Actually, the cash available is not particularly large.Most of the shareholders of Minsheng Bank are in the same situation as Zong Qingxian. Who would let his bank account deposit so much money, it is not in line with the investment philosophy.

Feng Yu didn’t pay attention either. Anyway, he told those shareholders that now is the best time. Before the end of this year, the layout must be completed. At least the site selection must be completed. Then next year can we take the opportunity to launch business on a large scale, so as to let the people speak. Bank has a strong foothold in the United States and has grown rapidly.

Some people feel that the risk of opening multiple business outlets at the same time is relatively high. Although the financial market in the United States is not very good, it is also a good opportunity to enter.

However, it is better to open a few business outlets first, and then expand next year. Feng Yu thought for a while, there is nothing wrong. He has strong funds, so he can open multiple business outlets together. Other shareholders can't. Now testing the waters is also a choice to strengthen the confidence of others.

In fact, since the year before last, Minsheng Bank had opened its first overseas branch in New York. At that time, it was mainly the business of Feng Yu, which naturally included other companies such as Beverage Alliance.

It’s the sales collection in the United States, through the Minsheng Bank, instead of continuing from China’s state-owned bank or Citibank.Now the development of Minsheng Bank is not bad. With the help of Feng Yu, at least it is still standing in the US. It didn't lose money, but it didn't make any money.

After all, there are too few business outlets, and more people will come to handle business. And those financial derivatives transactions between other banks were also rejected by Feng Yu.

Those that seem to have high profits, but are actually very risky. High profits are naturally accompanied by high risks.

Everyone believed in Feng Yu's decision out of their trust in Feng Yu. Now it seems that Feng Yu's decision is correct, otherwise Minsheng Bank must be in trouble now.

The main business of Minsheng Bank is interbank lending.

In other words, short-term loans between bank and bank, or between other financial institutions and bank.

This type of borrowing, one day, three days, one week, one month, three months, etc., is mainly about adjusting the position and temporary shortage of funds.

Everyone knows that a bank or financial institution generally does not have much cash reserves. Twenty percent of the total savings in cash is super high, and generally 10% may not be used.

So what happens if there is insufficient funds when someone wants to withdraw a large amount of cash and wait for a large amount of cash to be paid? At this time, inter-bank lending is required.Borrow money from peers for emergency, and then sell some products, or rely on the method/trick to raise enough cash to repay.

In this way, more funds can be invested and continue to make profits. A bank itself is an institution that uses other people's money to invest in profit. Of course, it can invest as much as possible to ensure the most profit.

Today, the New York branch of Minsheng Bank ushered in a short-term lending of a bank. This incident was quickly reported to Feng Yu.

Feng Yu took a look, why is this bank?

Chapter 1814: Bank Of America

Feng Yu once told Minsheng Bank that the US market is very chaotic at this time, and risks and opportunities coexist. In case of large transactions, he must be notified.

This time, someone wanted to borrow three One billion US dollars in a short period of time. This number is very large, far exceeding the total storage capacity of Minsheng Bank in the United States. Of course, it must be reported to Feng Yu.

However, according to the person in charge of Minsheng Bank in the United States, it should be possible to borrow, and the other party has a very good reputation.

It was Bank of America New York branch that came to lend. Bank of America, once used the name Bank of America in China, because they are a private joint-stock commercial bank, using the name of Bank of America, and people on the Chinese side think that this is the bank of the US Government.

But in fact, although this is a joint-stock commercial bank, it still has a great relationship with the US Government. For example, in the families of these bank shareholders, there are people who hold positions such as councilors.

In less than a year, many banks in the United States have gone bankrupt, and the inter-bank lending has become more and more troublesome, and the review has become more and more stringent.

The interbank interest rate was also raised by Bank of America and others. It is precisely because of this that it has accelerated the rate of closure of many small banks. Anyway, the big bank mainly borrows from abroad. Of course, it is best to get more profits. If the small bank closes, they can also recover the capital."Chief Feng, this is a Bank of America document, which gives us not low interest. And we have analyzed that Bank of America has gone through a large number of layoffs, and the cost has dropped a lot. It is completely possible to overcome this difficulty."

Feng Yu glanced briefly and threw the document aside: "This interest is not the highest rated. Tell them that we want the highest rated interest and the priority of repayment."

The so-called priority of repayment means that when the contract expires, Minsheng Bank can ask Bank of America to be the first to repay their money, because at this time Bank of America may have borrowed money from multiple banks.

Priority repayment can reduce the risk of Minsheng Bank. However, the interest is relatively low for those who require priority in repayment. The risk is low, the profit is naturally low.

Feng Yu now wants both the highest interest rate and the priority of repayment. It is clear that he wants to loot a burning house.

Bank of America was requested by the National Council and GCEO rge Bush office/bureau to help some companies tide over the difficulties and take over some financial companies that filed for bankruptcy. Of course, the U.S. Government will also give Bank of America certain commitments, such as Ensure that their debts will be recovered on time, and give some other conveniences.

To say why GCEO rge Bush has such a good relationship with Bank of America, it is mainly because the shareholders behind Bank of America are in fact a staunch supporter of GCEO rge Bush.Behind GCEO rge Bush stood many military and fire dealers. Everyone knew this. So after he came to power, he launched many wars and battles, which greatly helped those military and fire dealers make money.

And the headquarters of Bank of America is California. What is the most important industry in California, military~fire!

So why does Bank of America support GCEO rge Bush's decree, because this is a deal in itself. And in the future, they will continue to push the members of the Bo Ten Clan to the top and continue to maintain their cooperation.

Even now, they can't watch the downfall of GCEO rge Bush, which will affect the reputation of the Bush family and have a great negative impact on their future cooperation.

Besides, even if they themselves are grasshoppers tied together with a piece of string, of course they have to jump to one side.

What's more, helping the Government take over some companies that are on the verge of bankruptcy, they may not necessarily lose money. First of all, some non-performing assets will be divested, and then they can take the opportunity to expand their business scale and get some high-risk bonds.

A policy on the Government side can allow them to greatly appreciate the bonds in their hands, so as to get rid of losses and make good profits.The previous generation/life Bank of America also supported GCEO rge Bush. This time the crisis of the two housing groups, Bank of America also took action. From a business perspective, the Liangfang Group is definitely finished, but if the Government is willing to help, then the Liangfang Group will have time to stand up.

Bank of America needs short-term borrowing at this time, and it must be to wipe out the shares of the two real estate groups, or to find other ways to make money.

Since Bank of America has come to Minsheng Bank, an unobtrusive foreign bank, it shows that they really need money.

Wouldn't you take the opportunity to demand the highest interest and the best terms?

Anyway, Minsheng Bank and Bank of America are not partners. They are competitors. When should we not start at this time?

The president of Bank of America's New York branch frowned at this time. This folk-sound bank is too daylight robbery. Not only does it ask for the highest interest rate, it also has priority in repayment.

They were still hesitating, and the other party put forward another one, using RMB for settlement at the current exchange rate. In other words, if you borrow three One billion US dollars, then based on the exchange rate of 1:7.4, it is about 22.2 billion RMB.

When you pay it back, you have to convert it into US dollars at 22.2 billion RMB, and the interest is the same.But everyone knows that although the RMB has not appreciated strongly at this time, the US dollar is depreciating. By the time they repaid, the principal, which was originally worth three One billion U.S. dollars, may have risen by nearly one billion U.S. dollars!

Originally, this part of the gap could make up for Bank of America's interest expenses, but now they are losing even more.

At this time, Bank of America is taking over some of the businesses of the Two Housing Group in accordance with the above requirements and helping the two companies to tide over the difficulties. Of course, they can also exchange for some other conveniences.

Originally, a small-scale bank such as the Minsheng Bank was not within the scope of their short-term lending considerations. Such a small scale might not be worth a billion dollars, right? But after they learned that the majority shareholder of Minsheng Bank turned out to be Feng Yu, they felt that this bank would definitely be able to get the money out.

It's just that they didn't expect that this folksong bank would be so greedy and put forward such harsh conditions!

Other commercial banks in the United States are also difficult at this time. For example, Citigroup is not bad, but they don’t want to lend to Bank of America and don’t want Bank of America to take the opportunity to grow.

There are not many choices for Bank of America, and I have borrowed it from the European side, which is not enough. At this time, they couldn't let any of their peers who could borrow money, so even if the conditions of the Minsheng Bank were harsh, they had to gritted their teeth and agreed.They just feel that, as the first commercial bank to raise interbank interest rates, are they doing something wrong? Originally, they had always borrowed money from abroad, of course, the higher the interest rate, the more cost-effective/worthwhile.

But now it's their turn to borrow money. This high interest rate borrowing can make them suffer.

An accidental, crush one's own foot while trying to maneuver a rock!

Chapter 1815: Want To Pay Attention? Simple

"Your kid is not doing a good job, so you still have time to find me to play games?" Feng Yu asked curiously while controlling the characters to chase Wen Dongjun's characters.

"Strike a balance between work and rest, I can't work overtime every day. Besides, I'm here to see you this time, and there is something else. I'm Cao! "

Wen Dongjun's screen became black and white. He pushed the keyboard and looked back at Feng Yu.

Feng Yu glanced at Wen Dongjun provocatively: "What, don't you agree? Come again."

After torturing Wen Dongjun for three rounds of Warcraft in a row, Feng Yu was finally refreshed: "Take a break, let's talk, what else is your kid? You quarreled with Zhang Han?"

Wen Dongjun held his head high: "We will fight? At home, I say one and mean just that! "

Feng Yu rolled his eyes, in front of me, you were still blowing loudly. If there are a hundred things happening in Wen Dongjun's family, the things Wen Dongjun can decide can be counted with one slap!

"What's the matter? What about work?"

A heartless lord like Wen Dongjun shouldn't worry him much. Of course, in Wen Dongjun's own mouth, he is called optimistic.Feng Yu guessed that apart from family matters, it could only be work matters. Wen Dongjun is now at this level, his father-in-law is no longer able to help him, and his father is even less able to help. The only thing he can help is to introduce Wen Dongjun to Zhang Ruiqiang.

It's a pity that the two chatted for a while, and Zhang Ruiqiang discovered that Wen Dongjun was not enterprising, so it was not worth focusing on training. Had it not been for Wen Dongjun to be Feng Yu’s hairpin, even if Wen Deguang was a former subordinate of Zhang Ruiqiang, Zhang Ruiqiang would not pay attention to Wen Dongjun.

Feng Yu also told Wen Dongjun that Wen Dongjun himself doesn't want to walk too high, feel too tired, and is always stared at. He thinks that the current level is quite good. It is enough to work hard when he gets older in the future. Wen Dongjun has never thought about being a chief official in Xinjiang and in charge of a certain committee.

If Wen Dongjun wants to, Feng Yu will naturally help. Although he does not participate in the government, it is very easy to give Wen Dongjun this level of political achievements.

With your political achievements, say hello to Zhang Ruiqiang, can you still go up?

Since Wen Dongjun didn't want to, Feng Yu didn't have to take the pole and push others up. After Zhang Ruiqiang retires, it's time for Young Master Lu to reach a high position. Feng Yu will not lack supporters by then.

Wen Dongjun took a cigar from Feng Yu's table and lit it for himself: "How do you think we are doing this Olympic Games?"
"I think it's very good. The opening ceremony was very shocking. The foreign media also thought it was good, and the Chinese people liked it very much. The newly-built venues also met the requirements, and the Olympic Village was even more admired and satisfied by all the athletes. In terms of competition results, the top few Didn’t the day have several Olympic records and world records?"

"Yes, this opening ceremony is good, the venue is good, and the athletes perform well, but why is the attention not too high?" Wen Dongjun looked depressed. This attention issue, why should he be a logistics team? Take charge?

He seriously suspects that leadership is based on a good relationship between him and Feng Yu, so he wants to ask Feng Yu for help. Who doesn't know that Feng Yu is not only a good business man, but also a genius among geniuses.

Wen Dongjun's question made Feng Yu a little embarrassed.

The attention of the Olympics was taken away by the bad economic situation in the United States. After all, it has something to do with Feng Yu.

Feng Yu asked Leman Brothers Bank to file for bankruptcy in advance, and the hidden dangers of the Liangfang Group also broke out in advance. The previous generation/life situation broke out around the end of the Olympic Games.

This time it was advanced, one is because Feng Yu's joining, which made the company's form worse, and another reason is that Feng Yu was triggered in advance.previous generation/life In fact, before the Olympics, China also gave a lot of assistance to the United States. Because of the foreign exchange investment problem, China cannot watch the United States go bankrupt, otherwise the investment of three or four 100 billion US dollars will be in vain. Up.

That's why the Liangfang Group waited a little longer and didn't grab the headlines of the Olympics. But this life is different. China got rid of the kidnapping of the two real estate groups. Although the U.S. national debt still holds some, but not many. Even if these are all lost, their investment in the gold market can make up for these and still have a profit.

China’s lack of help, and Feng Yu’s action earlier, so that the US’s problems have robbed the headlines of the Olympics several times, which shows that the attention of this Olympics is not high.

China, however, intends to host a vigorous Olympic Games. It is a sample for the countries that will host it later, so that they can understand what the Olympics should do.

At the same time, China has not held such a grand event in recent years. I also want to take the opportunity to show China's strength and facilitate them to hold more major events in the future.

But if people don't pay attention to the Olympics, it would be too Failed. After all, the investment in this Olympics is also making history.The domestic media are reporting Olympic-related news every day, and even many websites have opened up a special Olympics section, which is updated in real time to ensure the timeliness of the news.

Many people often refresh to see China's ranking in the Olympic gold medal and medal list.

Fortunately, this year China is the host. First of all, it is more familiar with venues and things. In addition, it can have its own events, can arrange the order of the competition, can send more people to participate, etc., so that China can be in the gold medal list from the beginning. Leading on the medal list.

China has never won the first place. When the former Soviet Union was still alive, the former Soviet Union was the Boss. After the disintegration of the former Soviet Union, the United States became the Boss.

This time, it's finally China's turn to become the Boss. Whether it's the gold medal list or the medal list, it must rule the roost!

However, many Chinese people find that this topic seems to be discussed by many people in China, and everyone is very excited, but it is not necessarily the case when meeting a foreigner. Many people do not care about it.

And they also learned that there are not so many reports on the Olympics by foreign media. It seems that some economic news has recently snatched the headlines.

Many people in the country simply don't know how serious the hidden problems in the United States at this time are. Once this outbreak, it will have a serious impact on the economy of how many countries.The domestic news media have also reported on this, but they did not report much. The Olympic Games is the most important at this time. The reduction in reports by national leaders in the News League and the increase in Olympic reports can show the importance.

National leaders are also a little dissatisfied with the low density of news about the China Olympics abroad. Why do you not report the success of our Olympic Games?

Feng Yu looked at Wen Dongjun's look anxious and said with a smile: "I just want to increase the attention of the Olympic Games, it's simple. Starting tomorrow, the headlines can be grabbed back! "

Chapter 1816: So Headlines

Wen Dongjun clicked his eyes, his face was confused. Feng Yu is really so good, can he do things that the country can't do? No matter how rich Feng Yu is, it is nothing compared to China, right?

It seems that Feng Yu has a lot of assets. Some people say that he has a net worth of 100 billion US dollars, but there is nothing to say about having wealth equivalent to that of an entire nation. How much does China earn in a year? The tax revenue of those developed provinces With a few 100 billion RMB, Feng Yu is at best a rich province.

Feng Yu briefly talked to Wen Dongjun about the way. Wen Dongjun looked at Feng Yu in surprise. What's the matter?

Feng Yu made a few calls and arranged things.

[American athlete XXX won the gold medal in yesterday's long jump event, and has been withdrawn today due to the use of stimulants]

[Beijing Olympic Games adopted the latest biological detection method/trick, new type of stimulant can not escape sanctions, athletes from the United States, the United Kingdom, Australia, Canada and other countries are frequently recruited]

[Russia’s richest man, Kirilenko, publicly declared that it is disgusting to win the gold medal by cheating method/trick. China has done a very good job. He is willing to privately sponsor the China Olympics ~ Organizing Committee for a fee for drug testing]

A lot of news broke out. The stimulant scandal swept all the media immediately.In every Olympic Games, there are similar news, and there are similar news in various World Championships, Grand Prix and other competitions.

No matter how much the bonus is, someone always cheats with the technology method/trick. Even though there is no bonus in this competition, it can increase the commercial value of athletes, allowing them to make more money in other aspects such as advertising.

Some athletes do not like to use it, but the coach encourages or even forces them to use it, because the performance is also linked to the coach's income.

previous generation/life At the time of the Sydney Olympics, many Chinese athletes were recruited. Many of them were wronged. They just got sick before the game.

Some drugs are strictly prohibited for athletes, but some are not forbidden, but they also affect the test results.

What is needed at this time? I need to apply for medication with some organizations. For example, I am sick and took a little XX drug. This is an exemption from the Xing~fenji test.

Such international organizations are generally located in Europe. Not to mention the Olympics. Generally, official organizations such as track and field organizations are also located in Europe. After all, this sports meeting started from Europe, and the European gambling industry is also the most developed in the world.

Without the extensive industry, the Games would not develop so well.Among them, many organizations are also based in the United Kingdom, because the influence of the United Kingdom was very large. After all, the Queen of England is the queen of more than ten countries. And now many of the heads of some sports organizations are British.

This medication application requires the signatures and seals of these headers for confirmation before it can take effect. In this regard, these associations, organizations, etc., have more power than the Olympic Organizing Committee.

After all, the Olympic Games are held every four years, but in general sports, many events, large and small, are held every year.

In this world, China is still recruited in Sydney, but it is not as serious as the previous generation/life, but it also reminds China. As the host of this year, China also conducted some public relations. In addition to the previous lessons, all those who applied for medication have made applications, and many of them have been approved.

Of course, there are some people who have not been approved. The host of China is like this, other countries should be even worse, right?

otherwise.

Most of the drug applications in the United Kingdom, the United States, Australia, Canada and other countries have been approved. You have to say there is no tricky, who believes it?The previous generation/life is that Russia’s hackers attacked the computers of the head of the International Athletics Organization. After getting the list of these medication applications, I found that almost 100 of Russia’s were able to pass, but the United States, the United Kingdom, etc. 9% More than ten can be passed.

This differential treatment caused an uproar on the internet/network, and even Putin asked for a reasonable explanation.

There is nothing to explain. It is not a fool to know that there is a problem, and it can only be a cover up.

And this incident is what Feng Yu wants to expose. Of course, he will not do it himself, and there is no need to let people from China do it. After all, this Olympic Games China is the home stadium, and it also got some convenience.

But Russia and many other countries have not received such care, and many countries in Europe and Asia have not been taken care of.

Either take care of them all or not take care of them. Co-authoring countries such as the United States, the United Kingdom, etc. can be officially approved, but we can’t?

It turns out that you have used Xing~fen, do you say that it is a residual medicine? The real drug residues on our side have turned into the use of stimulants?

Feng Yu talked with Kirilenko and the Chairman of the Tata Group. In addition, Philips has contacted several countries in Europe, and they worked together to promote this matter.As for the computers of those track and field organizations, Kirilenko arranged for someone to do it. Those who can develop top-notch firewalls can also turn into top-notch hackers.

Feng Yu knows that the person arranged by Kirilenko is the person from the Moscow branch offices of Lenovo Kingsoft. Although there will be some disputes in public opinion, Kirilenko is not afraid at all.

We are just, what are we afraid of?

In China, the latest testing method/trick is used, mainly for athletes in several countries such as the United States and the United Kingdom. It is confirmed that they are indeed using stimulants, not certain medicines. Then directly announce the results of these athletes as invalid, and the subsequent athletes' results will be supplemented.

The original silver medal became a gold medal, the bronze medal became a silver medal, and the fourth place also won the bronze medal. Those countries that have taken advantage of it are naturally very supportive of this, but the United States and other countries cried, and their medals are gone!

And the most checked out this time is the US team. The United States, the United Kingdom, etc. have been clamoring for the use of stimulants against athletes and that they are pioneers in combating.

But in fact, they are the best countries in the research and development of stimulants, and they have been leading the way in technology. Their so-called crackdown is to crack down on the excitement of those outdated technologies, so that their new products can sell more easily.This product is very profitable. Many people are willing to stake a thousand pieces of gold on one throw for the gold medal.

Their blow is for their own benefit. The typical thieves call to catch the thieves, and when others turn the thieves out by them to an officer, they take the opportunity to steal.

But this time, they met Feng Yu who knew about it and stabbed it out in advance.

This time everyone has started to pay attention to the Olympics, especially the China Olympic Committee ~ Committee. This will cause a great change in the medal list.

Feng Yu leaned Erlang's legs up and watched the news on the internet/network. Check out the headlines, right?

Chapter 1817: Blame

At this time, many athletes of the US national team are being surrounded by reporters. After winning the championship and being cancelled, they are more concerned than breaking the world record!

[Excuse me, a number of athletes in the US team have been tested to use stimulants. Do you have anything to say about this? 】

[The list published by Kirilenko shows that your medication application was approved the day before the Olympic Games. According to records, you did not get sick during that time. Did you fake the case? 】

[Is it your own decision to use stimulant, or your coach’s decision, or the decision of your country? 】

[China's new test method/trick will be used in the urine sample test before. Did you also use Xing~zheng for the world record you broke last year? 】

The U.S. team wants to cry without tears. The list of medication applications exposed by Russia is not just our U.S. athletes. There are many athletes from other countries. The passing rates of the United Kingdom and Australia are also very high. Why don’t you interview them ?

Just because we were the first to have the Olympic gold medal cancelled? We are still complaining about this, and the final result has not been determined. What did you interview?

What they felt aggrieved was that several of them had obviously not won the trump card, and they were also questioned whether they had used stimulants.What do you mean, we used Xing~ Fenji and we are not opponents? !

Also, it is not just us American athletes who have been detected to use Xing~fen, are there athletes from other countries that have been detected?

Why don’t you interview those people and just stare at our US team?

If it were the first two Olympics, it would be nice to say that we are the first in the gold and medal lists, and it is normal for you to attack us. The first will always bear these.

But this time we are only number two. China is number one on both the gold medal list and the medal list. Why don't you interview them?

China used to be the number one, but this time it suddenly became the number one. It is still so strong. Why don't you interview? Why does no one doubt that Chinese athletes used Xing~fen?

They not only won championships, but also broke Olympic records, world records, etc. Why don't you say this?

Can it be said that they are the host, so they can be exempt from inspection?

After the reporter's continuous questioning, the American athlete who was canceled the gold medal was finally furious and demanded that all medal-winning athletes be re-tested. This immediately offended all countries.

What's the matter, you have been reported by someone, let China check out the problem, you start biting like crazy dogs?It has to be said that the United States, the United Kingdom and other countries have different systems from China. Their athletes are very autonomous when interviewing, and they often make some surprising remarks or disrupt harmony.

But the athletes on China's side, all of them are obedient. All the questions have been asked by the coach. If they know how to answer, they will answer according to the memorized requirements. If you don’t know how to answer, just don’t answer.

If anyone dares to answer indiscriminately, then wait to be suspended and expelled from the national team.

In many countries, entering the national team is based on performance, and the big players are very strong. But China is different. For many sports, such as diving, gymnastics, table tennis, and badminton, China represents the world's highest level.

Many people say that it is very easy for some athletes to win gold medals in the Olympics and World Championships. However, it is too difficult to win gold medals in China because there are too many strong domestic players.

And for many sports, China also has special sparring, imitating foreign players' style of play, basically there is no hope of winning gold medals in this life.

Therefore, most Chinese athletes are cultivated within the system. For example, Dayao and Dayao, who play in the US NBA, have to pay part of their annual salary, which is counted as a training fee.Because when they were in China, resources were indeed inclined to them. Moreover, the state also gives free publicity, which can increase their market value. If these are spent on publicity, it is also not a small amount.

This is like the brokerage Corporation training trainees. After you make money, you must first give me training costs. This is why many trainees are paid very low when they first debut.

If it is reasonable and it seems reasonable, if it is unreasonable, it is too high. In addition, the cost of cultivating those who have not scored is also shared by the athletes who have achieved scores.

Of course, with Feng Yu's intervention in this life, the training fee will not be so high. Because many athletes were trained by Feng Yu, Feng Yu should take the big head if training fees are required.

But in any case, China’s General Sports Bureau has great power to determine an athlete’s career. For example, Tian Liang, known as the Prince of Diving, was forced to retire.

Because even if you don't retire, you can't participate in the Olympics, or even any competitions. The national team has talents, and they are all top-notch internationally.

The athletes in China are very well-behaved, but many American athletes are trained by their own coaches. Team events are similar to the club management model, and in short, they have little relationship with the country.Athletes are also relatively free. There are often some young athletes who say some shocking words. This is also a manifestation of free will in many foreign media.

But these remarks should be divided into occasions. You won the championship by strength, and it's okay to say some arrogant things. Even if everyone can't understand it, they can't help you.

But if you have been proven to win the championship by relying on the method/trick of stimulant, and you not only refuse to admit it, but also put on the appearance that many people do it, then you will be a hornet's nest.

[American athletes said that athletes from other countries are also using Xing~fen]

[American athletes refuse to admit their mistakes and may face a lifetime ban]

[The U.S. team is confirmed to be used by many people. Kirilenko asked: Is this the tradition of your U.S. team? 】

Now other countries are beginning to besiege the US national team. You are being investigated, and you start to bite us? This is a typical example of having a hard time for oneself and not letting others have it!

The U.S. national team is badly burned about the head (from trying to put out a fire). Every athlete is surrounded by reporters. They hate the guy with the big mouth. You are not clean. Why do you bite others?

Now it's alright, we have been tested once, not to mention that some countries say that the testing is not careful enough, they also actively provide a variety of testing methods, specifically for our American athletes!Since this incident involved many countries and took place during the Olympic Games, and China's Olympic Organizing Committee is very strong, this also caused the Olympic Games' attention soaring.

Many people wait every day to see which athlete's performance is invalidated, and which lucky one turns from a silver medal to a gold medal. The Olympic-related news finally suppressed the news of the economic crisis in the United States.

Someone above told Feng Yu through Wen Dongjun. The effect was very good. Now the Olympic Games in China have become synonymous with fairness and justice, and they will definitely be remembered by history.

Well, by the way, it also hit the American national team, maybe the Americans will remember it more deeply.

Chapter 1818: Good News

"Hahaha, Feng, let's go have a drink! "

Before the person arrived, the voice came to the office/bureau first, and Feng Yu knew that Brother Ki was coming. Not only because of the loud voice, but also because of the weird and emphasized Chinese.

"Brother Ki, why are you so happy?" Feng Yu was a little surprised.

Although they have made a lot of money from short-selling crude oil futures, they may not be so happy if they have psychological expectations in advance?

But no matter what it is, Feng Yu never wants to drink with Brother Ki. In Feng Yu's eyes, Brother Ki is the god of wine.

It is not the one that is not drunk, but the one that can continue to drink when drunk!

"Wei'zi went to book a place, and He Laosan is here too, what do you say is it?" Kirilenko blinked.

"You made a lot of gambling?"

Feng Yu thinks it's impossible. Although gambling is profitable, once it encounters unpopularities, it may lose money. Even if their bloggers can make money, they shouldn't make much money.

What's more, because the three of them cooperated, how much money can we get even if we divide them equally? And this blogger is based on He family, Brother Ki's shares will definitely not exceed 30%.

Especially now that the Olympic Games are not over yet, what to celebrate? In case there is an upset in the back, the profit may be gone."Initially we didn't make much. Although we advertised some unpopularities in the media, this trick didn't work well. Many people would rather make less than buy those popular ones."

"But because every Olympic Games has a ranking change, so this time we only started to cash in the bonus after the closing ceremony of the Olympic Games."

"Many of the favorite athletes of the U.S. national team have bought them. For example, the athlete who was cancelled the gold medal two days ago, and the athletes who were announced to have failed the drug test, as well as many well-known athletes such as Britain and Australia. Don’t you all die."

"Don't say they won the championship, even if it is impossible to win a medal, all the money that bet on these people will fall into our pockets! "

"Do you think this is a good thing, do you think it's worth celebrating?"

Feng Yu has some dumbstruck, co-authored them to check these athletes who use stimulants, and also helped Brother Ki them?

But think about it, it really is like this. No matter how you promote those unpopular, but popular athletes, the amount of bet will not be less.

For example, in a table tennis game, if you don't buy Chinese people to win the championship, you buy American athletes. Even if the odds are one to ten thousand, it is not much different from throwing money away.There are many athletes who have been at their peak in the past few years and have no injuries. Last year or the year before last, they were in good condition. Everyone must think they can win the championship.

The last time I bought such an athlete to win a medal, no matter how low the odds are, I can make money. Even if you pay one midnight, you can make one thousand if you buy ten thousand yuan?

And because they know that China is going to use new technology for drug testing, and they know who is the focus of monitoring, Kirilenko and the others slightly adjusted the odds the day before.

Increase the odds of the No. 1 seed players in those events, and focus on the promotion of the previous No. 2 and No. 3 seed players, making it as if they want dupe/sway to buy the No. 2 and 3 seed players. The result was the original No. 1 seed player. More people are betting.

When the drug test came out, the No. 1 seeded player retired directly. Those who thought they could make a little more, didn't they all put the money in Kirilenko's pocket.

Anyway, Feng Yu was fine, so he went with Brother Ki, but he found an excuse to watch the data analysis at night, so he could only drink a little beer.

Kirilenko hurriedly said that it was okay. He didn't want Feng Yu to drink too much, which would delay them making money. Kirilenko is still waiting for this investment to push him to the throne of the second richest man in the world.Bill Gates was surpassed by Buffett and Mexican telecom tycoons last year. How could he not be surpassed this year? Feng Yu didn't even say that when Lenovo Kingsoft's new system is launched together with Microsoft's seventh-generation PC operating system, will it completely break the deification of Microsoft?

Since then, Bill Gates will no longer have a chance to surpass them.

Because Feng Yu has personally tested it, XOS2.0 is more usable than previous generation/life WIN7, even if WIN7 of this life is upgraded, everyone is just like the other.

The price of the previous generation/life WIN7 is very cheap, and the ordinary personal version only costs less than one hundred dollars. This life will certainly not be very expensive, then Microsoft will no longer have huge profits.

The reason why Feng Yu is sure that the price of WIN7 will not differ greatly from the previous generation/life pricing range is also because of the current economic environment.

In the financial turmoil, the economic environment is not good, people's income generally declines, and purchasing power naturally declines. There is also a poor public praise of Microsoft's previous VISTA system, but the price is extremely high. They need to reverse public praise and their image of profiteering.

And in this world, Lenovo Kingsoft has come out to spoil the situation, and the XOS system sells much better than VISTA. Although still not comparable to the number of XP users, XOS2.0 may not be able to sell XIN7.Therefore, Feng Yu believes that the selling price of XIN7 will not be higher than the previous generation/life, either similar to the previous generation/life, or lower than the previous generation/life.

However, considering that Microsoft's development costs are relatively high, and Microsoft has been clamoring that they are the world's best software Corporation, then the price will not be too low, and it is likely to be similar to the previous generation/life.

Lenovo Kingsoft is going the other way, isn’t Microsoft going to lower the price, our Lenovo-Silver Mountain Corporation’s XOS2.0 system is more expensive than the first generation.

The reason is simple and easier to use, why can't it be more expensive?

Moreover, the brand of Lenovo Kingsoft has become more and more loud, and the added value of the brand should also increase. Another Lenovo-Silver Mountain Corporation's employees' salaries are also rising, and prices in China are also rising. Shouldn't they be more expensive?

Microsoft has always complained about the low price of Lenovo Kingsoft's system, saying that this is Lenovo-Silver Mountain Corporation's admission that it is inferior to Microsoft. At that time, one was because XOS had no reputation and no user base, and needed to compete for the market with its price advantage. The other is indeed the low salary of the software engineers of Lenovo-Silver Mountain Corporation, and the cost itself is low.

But from now on, Lenovo Kingsoft will keep pace with Microsoft. And in three to five years, they have completely surpassed Microsoft and made Microsoft the second place. They will take the first place! "Feng, have you heard that Microsoft has announced that it will develop the WINPHONE system and launch it next year." Kirilenko said after drinking a glass of wine.

"I heard, why, do you think Lenovo Kingsoft's HOS might lose?" Feng Yu asked rhetorically.

"Of course I have absolute confidence in HOS. I want to ask, if you said that if the mobile phone using this WINPHONE system sells less than the fruity iPhone, how embarrassing Bill Gates and Microsoft should be? Ah? Hahahaha~ ~~~"

Feng Yu also laughed, this kind of situation is really possible. The previous generation/life of Microsoft's smart phone system was sold in general. Later, it decided to be the same as Fruit Corporation. The software hardware grabbed it, so it acquired Motorola.

But the result was still not good. In the end, Motorola could only be sold to the Lenovo Group, allowing the Lenovo Group to expand the market and business once again.

"By the way, I can tell you the good news that the two rooms group will be taken over by the U.S. Government! "

Chapter 1819: So Big Two Pits

Originally, GCEO rge Bush meant to hand over the Liangfang Group to financial companies such as Bank of America, let them take over, and then tide over the difficulties.

But I didn't expect that the pit of these two companies was so big.

In Feng Yu's view, it is also the two-family conglomerate who did it by themselves. If they don't make false accounts, maybe the matter will not be so serious. But who made those shareholders lose one's head through material greed, in order to protect their own interests, made this decision?

Shareholders pay more attention to their own interests. This is human nature. Seeing that the Corporation is going to die, even if it can be overcome, it will not be alleviated in a short time.

It is also very important that many shareholders of the Financial Corporation have been scammed by the US Government’s decree. They all filled the pit with their own money to preserve the interests of the Government.

When personal interests conflict with the interests of Government, they choose personal interests. As for those investors who bought the bonds and stocks of their two real estate groups, they lost money at all.

There are many ways for shareholders to get away, and they can do it by forsaking some interests.

Now what they want to abandon is the equity of Liangfang Group, which they want to do. Liangfang Group's equity was still sweet two years ago, but at this time it was almost like poison.

Whoever holds it will throw it into his hands, and he will continue to use his own money to fill the hole.This pit is so huge that even the richest man in the world like Feng Yu can't fill it.

What Liangfang Group thinks most is to have the government take action in the United States. Not only will it take the money, but it can also cooperate with the introduction of some related policies, so that it can really help Liangfang Group tide over the difficulties.

They used to be the largest sponsor of the U.S. Government and have a good relationship with the National Association. But that is when they have money, they can help the Government do many things.

Now they not only have no money, but they are also looking for the Government to ask for money. Of course, the attitude of the other party has changed from sky and the earth turning upside down.

Why did Feng Yu know that Liangfang Group was going to be taken over by the Government?

Ralph didn't find out this, but Feng Yu analyzed the current situation.

The executives of the Liangfang Group were replaced once again, and many of the shareholders disappeared. They used some complicated financial methods/tricks, plus induced other investors to buy their stocks, and successfully got away.

It seems that they have given up a very large fortune and lost a lot of money, but they have thrown away a greater burden. In fact, they have already made enough money by holding shares in Liangfang Group in recent years.

A group of newly appointed executives is actually very common.The Corporation is not doing well, and it is normal for the executives to change. However, none of the senior executives who were brought up even held shares in Liangfang Group, and there were several others who were all former Government consultants.

This is a very strong signal, showing the attitude of the GCEO rge Bush Government.

And these are not enough to convince Feng Yu that the Government will take over the Liangfang Group. It is the several former executives of the Liangfang Group who have given Feng Yu a positive answer... are dead!

Especially those who died, including senior vice presidents, chief financial officers and other important executives of the Corporation. What can people think of?

What can people like the second-in-chief executive and chief financial officer of Corporation do?

Falsified the accounts of the Corporation, falsified the accounts, helped the former shareholders to get away, and let some people behind the scenes leave with money bags.

These executives were all declared suicide, saying that they could not bear the pressure and felt sorry for investors and chose to end their lives.

This is what the ghost TM believes!

If their operations do not violate the rules, even if it is a decision error, they will not bear much responsibility. After all, they are not the Chairman or the CEO.Even they can completely resign and get rid of their current lives. It has never been said that corporate executives cannot resign when the Corporation encounters difficulties. I'm not capable, can I give way to more capable people?

But they all died, saying that they were all self-killing. Isn't it too strange?

However, these news were forcibly suppressed by the U.S. Government. Even some media tycoons did not make eye-catching reports this time. Only one sentence was mentioned, because several of these media tycoons were also related to the Liangfang Group. There are inextricably linked.

Not only a few senior executives, but also some middle-level managers in important positions, financial commissioners and so on, all died. Of course, they all died.

This turns some accounts into real dead accounts!

Originally, some accounts could be checked by the handlers, but now the handlers have become gray. Who do you check with?

These accounts are legal as long as they have signatures and official seals. Even if you are sure that there must be something tricky in it, some people obviously get benefits, but you can only choose to recognize it.

This is the dead cannot testify!

This happened in the previous generation/life Liangfang Group, but it only happened next month, and there were not so many people.It was also after this happened that the Liangfang Group was completely taken over by the U.S. Government, perhaps because of pressure from some people behind the scenes.

The situation in this life is also the same. After this happened, although public opinion did not focus on the report, the incident would still greatly affect the reputation of the Liangfang Group.

Then the shares of Liangfang Group will continue to fall, and the bonds of Liangfang Group will be sold even harder.

It is no longer enough to simply inject capital into Liangfang Group, because some stocks or bonds will instantly swallow these funds.

To put it simply, the amount of money thrown in it is a waste of money, unless you can take out more than five trillion US dollars at once, get all the bonds back, and pay all the accounts, then you can make money. .

This is simply impossible, and even the debts of the two housing groups cannot be resolved.

It has risen to six 100 billion US dollars. Compared with the assets of less than 100 billion US dollars of the Liangfang Group at this time, the liabilities are more than five times the assets. How can it not go bankrupt?

However, once the two housing companies go bankrupt, the crisis will be unstoppable, and the US financial market will absolutely not be able to bear it. GCEO rge Bush is about to step down. What he wants to do most at this time is not to let the Two Housing Group go bankrupt in his tenure.Procrastination, as long as it can be delayed until he resigns smoothly, then the trouble will be solved by the successor. Isn't that Obama's voice loud? Isn’t that Sheila~li is also very proud of one's success, you guys come to my seat and try, I want to see how you solve this trouble.

Instead, Feng Yu sits in this position. At this time, he can only choose to let the Government department take over first, and then talk to some debt agencies to reduce interest or delay payment to ease financial difficulties. Coupled with the introduction of some policies by the Government and a sum of money, the Liangfang Group will not go bankrupt for the time being, and then proceed slowly.

Anyway, these two big pits are the pits that set the U.S. Government!

Chapter 1820: The Fall Is Coming

Kirilenko and the others were all at a loss after hearing Feng Yu's analysis.

"Feng, what is the good news that Liangfang Group was taken over by the US Government?"

Feng Yu felt that he had said a lot of words before, and the financial sense of these people is really bad!

"This means that the two real estate groups will drag down the overall economy of the United States, and the financial crisis in the United States will inevitably erupt completely, which will cause high-energy and negative financial markets."

Kirilenko and the others can understand the word bad. In other words, the financial market is about to plummet.

Fu Guangwei couldn't believe it: "Brother Feng, the stockmarket in the U.S. has fallen so much, and is it still going to fall?"

Although the stockmarket in the United States has fallen a lot, because of the largest amount of investment there, the stockmarket has not yet collapsed.

The bankruptcy of the Leman Brothers has already made the US stockmarket become wind sighing and crane calling. As long as there is another major negative news at this time, the US Government will no longer be able to hold the stockmarket.

In fact, it is not just the stockmarket, the prices of commodities including crude oil and gold will inevitably fall sharply.

When bad news is flying all over the sky, although it is also the time with the most opportunities, more investors will definitely choose to hold money instead of financial products.Therefore, once the situation that the Liangfang Group was taken over by the US Government broke out, then the high-energy bearishness of the financial market would appear, crude oil would inevitably fall, and stockmarket would inevitably fall sharply.

Fu Guangzheng stepped on Fu Guangwei under the table, and said with a smile, "Feng Yu, so the crude oil futures we invest in are entering a period of high-speed profitability?"

Fu Guangzheng gave Fu Guangwei a white look. If you don't understand, you can ask, but why do you show that look of suspicion?

It's okay to doubt others, how can you doubt Feng Yu? Has Feng Yu made a mistake in his judgment of the financial market over the years?

Follow the money, so much nonsense! Take a look at Kirilenko, look at He Lao San, learn something!

"Of course, the price of crude oil is not falling fast. Many people believe that it is almost the same when crude oil drops to about 80 US dollars. Crude oil will re-enter a period of stable fluctuations in prices around 10 US dollars."

"But if there is a high-energy negative, then the price of crude oil will fall all the way, falling below the true value of crude oil, making our profits even higher! "

Fifty or sixty dollars, this is the real value of crude oil that everyone generally believes, but Feng Yu also told them that the United States started to get that shale oil, and the cost of shale oil is almost over sixty dollars, so crude oil The reasonable price should be seven or eighty dollars.But when the financial crisis broke out, this so-called reasonable price would definitely be broken below, there is no doubt about this.

Kirilenko asked again at this time: "Feng, didn't you say that the decline of the stockmarket would stimulate investors to invest money in other financial products? The stockmarket plummeted. Will the hot money not flood into the futures market? "

Fu Guangwei also has a look of curiosity, and he thinks so too.

Feng Yu shook his head: "Under normal circumstances, it is normal to think this way. But if this bad news affects the entire financial market, it will trigger a decline across the board and a real financial crisis will break out."

"When these investments are likely to lose money, are you willing to invest? Do you think it is safer to hold the money in your hands? At this time, will you also sell many financial products?"

"What about gold?" Kirilenko asked, "At this time, shouldn't everyone buy gold? Does it mean that the price of gold is going to rise again?"

Gold is a true international currency. When the prices of other products are likely to fall sharply, even when the US dollar is depreciating, many people will definitely invest in gold, right?

Why does Feng Yu mean that even the price of gold has to fall?"Fear, this will cause many people to sell the gold. And many investors who have lost money in other ways will sell the gold in their hands to make up for the loss and tide over the difficulties."

"But what you said also makes sense. When other products are unreliable, even when the exchange rate of the U.S. dollar and the euro is falling, there will definitely be many people buying gold, and the price of gold will definitely rise."

"But the rise in the price of gold will inevitably be accompanied by a wave of decline in the price of gold before slow growth can be ushered in."

"So at this time, the price of gold is definitely going to fall. Don't think that the price of gold has rebounded in the past few days. You should buy gold. In a few days, gold will fall sharply."

"After the price of gold drops to a certain level, it is time for us to buy gold. However, at that time, the price of crude oil will certainly rebound, and the rebound of crude oil will definitely exceed that of gold. After all, the price of crude oil , It’s impossible to stay below the reasonable price."

At that time, the price of crude oil will double in just a few months, while gold is unlikely to have this increase.

So even if Feng Yu believes that gold will rise, and the increase is good, he is not ready to continue investing heavily in gold. It is better to invest in crude oil first.After the crude oil has made enough money, he will invest in gold again, so that he can always make good profits.

"Do you know why I said the price of crude oil will fall so fast? Think about OPEC?"

"Are you talking about their increased production?" Fu Guangzheng questioned.

"Yes, but not just because of increased production. Don't forget that at this time, countries such as United Arab Emirates are investing heavily in infrastructure, which requires huge capital. They have a fanatical hobby of some of the world's tallest buildings, and We must use this to revitalize the tourism industry."

In Feng Yu's view, this is like the situation in Sanya, China, which caused a real estate surplus. Although the property market here may not necessarily collapse, but borrowing money to invest in this, and playing such a big game, is simply brain-dead.

The time for infrastructure construction is relatively long, and the time for the return of funds is too long, which causes their interest to continue to increase. In order to repay the money, they must increase production and repay their debts by exploiting a lot of oil. Then OPEC's actual increase in production will definitely exceed what they plan to increase.

"The increase in production in those countries will cause the price of crude oil to fall, and the drop in crude oil prices will in turn stimulate them to increase production and maintain income. This is a vicious circle."
"In addition, this financial crisis will cause many financial institutions to lose a lot of money. Would they want to make money back in other ways? Short selling crude oil futures is a good choice, right?"

The crude oil of the previous generation/life fell below the reasonable price. Without the promotion of those financial institutions, the bad news of a financial crisis would not be able to do this.

This life, coupled with the promotion of Feng Yu and others, will definitely cause crude oil to fall sharply. Maybe the price will be lower than the previous generation/life!

"Anyway, everyone is waiting for the good news! "

Chapter 1821: How To Win?

After eating and drinking to celebrate, Kirilenko yelled that he must play mahjong. What makes Feng Yu depressed is that Kirilenko really won!

The quintessence of the country, three Chinese people have never beaten an old man, which is really shameful! He Laosan, the family still has a gambling, at this level?

Fu Guangzheng made Fu Guangwei a good taunt. If you can't, let me come. It's a good card to draw, and you are blinded!

Feng Yu left first and gave the place to Fu Guangwei, leaving the four of them to continue playing. There will be a basketball game tomorrow, and Feng Yu plans to go there to watch it.

In the semifinals, China vs. United States.

In terms of the schedule, China has actually done some method/trick. For example, the seeded players are not divided into the same group, so in the group stage, China, the United States, and Russia have not met.

But in the semifinals, they still meet inevitably. The last seat of the semi-finals is Argentina.

As for the European powerhouse Spain, in the eight-to-four match, it was beaten by China.

Spain was also very arrogant before this Olympics, clamoring to win the championship, and stepped on the American team, Russia team and China team.

This kind of talk before the game is actually nothing, Feng Yu is already used to listening.In the US NBA, Wind & Rain team can hear this in every game. It seems that every team wants to step on them to the top, but rarely can succeed.

However, Spain also did something that made Chinese fans and even Chinese people angry, that is, they stepped on a flag with China dragon to take photos.

Although this is not the national flag of China and has nothing to do with the national emblem of China, this oriental dragon is a totem of China. China has always said that it is the descendant of the dragon and the descendant of the dragon.

The Spaniards did so, provocative.

Spain has indeed been very strong in recent years. The previous generation/life 2006 World Championship champion was also Spain.

But in this life, everything has changed. The 2006 World Championship champion is the China team, and now the China Men's Basketball Team has become even stronger.

Spain had a vigorous momentum in the eight-to-four game, but as soon as the game started, they were beaten.

Dayao has faced Gasol many times in the US NBA, and the two are old opponents. And the China men's basketball team has received training from GCEO rge Carl, which is basically a re-enactment of the tactics of the Los Angeles Wind & Rain team, with some changes.For example, use zone defense when defending, increase the number of positional attacks when attacking, and so on. Ordinarily, even if this is the case, the two sides are 50-50. After all, the FIBA rules are far from the Olympic Games.

But Spain has forgotten that this is the home stadium of the China team.

At the beginning of the game, the Spanish team was booed, and China was full of cheering and cheering. The neat Chinese disrupted the pace of the Spanish game.

Many people don't know why the home game is scary, not just cheering and boos, but the suddenness of these sounds.

When you are about to shoot, someone yells at you. Normally, the hand shakes and the shooting motion is deformed. How can the shooting rate be guaranteed?

And home fans can also put pressure on the referee, and when the audience booed, the referee would inevitably be affected.

Although most referees in this Olympics are foreign aid, not Chinese, when the fans in the audience shout loudly, the referee will still give the Chinese team more home whistle.

For example, for some relatively vague fouls, in many games, referees are used to control the penalty scale. This ball blows team A foul, then the next controversial blow ~ team B fouls, find a balance.At this time, the referee takes care of the home team and the away team is always called fouls, so the balance of victory will naturally tilt.

Another advantage of the home court is that the basket can also be adjusted.

What does that mean?

The tightness of the basket can be adjusted so that when the basketball hits the basket, the bounce distance will differ to some extent. If you know, then you can better judge the position of the rebound and get more offensive opportunities .

For example, if the rim is tighter, then the rebound must be outside. If the basket is looser, the rebound must be inside. Even the tightness of the two baskets can be different, so the impact is even greater.

These methods/tricks are naturally learned from the NBA. As the head coach of the China team, Carl agreed with the arena staff in one fell swoop.

Therefore, the Spanish team, under such circumstances, was beaten by the Chinese team by 20 points, which made the national fans excited.

This time, the China team and the United States team met ahead of time. Whoever wins can compete for the gold medal. If they lose, they can only look at the bronze medal.The U.S. team is all outstanding this time, but unlike the previous generation/life differ to some extent, the previous generation/life captain Kidd did not participate. Kidd had won the Olympic gold medal in two thousand years. Now he has won all the honors, so this time he rejected it directly on the grounds of injury.

In this way, American point guards have a little bit of experience. And this lineup also has a big problem, that is, there is no three-point shooting point.

One Reid is the best three-point shooter, everyone else is not good.

There is also that they are weak inside, Howard, Bosh, Boozer, only Howard in the FIBA rules, perhaps more powerful.

The other two couldn't prevent China's insiders at all, and they couldn't even hold Dazhi.

And Howard, every time he confronts Dayao, he is basically confused by Dayao, and even he has difficulty defending Dazhi.

Coach Carl also made arrangements for the weaknesses of the American team. The U.S. team must play fast, then we will play slow. If you can drag the position, drag the position, and then play a defensive counterattack.

Even Carl developed several crazy three-point tactics. Even Yao Yao asked to be pulled out of the three-point line to shoot three-pointers, simply giving up rebounding.Feng Yu also wanted to see, under this circumstance, whether the China team can beat the American Dream Team. He spent a lot of money to train China's basketball players, whether he can withstand the test of the competition.

Before the game, Feng Yu also told GCEO rge Carl that this game is the home of the China team, so Carl must be very clear about what defensive strategy should be adopted.

At home, you can move a little bit more on defense. When attacking, you can also increase the breakthrough deception and foul, the referee will give the home whistle.

Kirilenko also talked to Feng Yu about a way, isn't it just trying to win? How easy it is. So many foreign moves, don’t you know how to use it? Just a home whistle is enough.

Feng Yu thought for a while. It’s definitely impossible to make noise outside other people’s hotels like the NBA. This will affect China’s image, but there are other ways to do it.

Chapter 1822: Rice Softfoot Shrimp

At this time the game has not yet started, and the audience is full of boiling sounds. This kind of cheering and cheering sound in Chinese is more comfortable than English listening.

However, the members of the American team seem to be a little disirited and downcast.

Because they didn't rest well last night.

Although they have learned the lessons of the previous World Championships and did not go out to play before the game, they still did not rest well.

Because of a group of passionate fans.

These basketball stars of the US NBA have never known that they have such a high popularity in China. If you knew it, you would have come to China to do some activities to make money.

Although China's consumption level is not as good as that of the United States, there are too many people. You can make hundreds of thousands of dollars by playing an exhibition game at random.

If you add some other activities, maybe you can make tens of millions of dollars during the offseason, and you can also travel by the way.

However, the high popularity also has a huge disadvantage, that is, there are people who want to sign or take photos wherever they go. They are all satisfied and want to manage their own image.

But chasing to the hotel, this is not so good, right?

The most annoying thing is that the hotel staff knocked on their door at night, hoping to take photos with them.We've all been here for so long, didn't you come to have a group photo until now? What did you do before?

Even if you want to take a group photo, can you come together? Come one by one, and let people not sleep?

The training itself is very late. After being interrupted by these enthusiastic fans for a long time, how can they rest well?

Even early in the morning, there are fans standing outside the window, holding their big brand, and calling out their names.

They are really painful and happy.

Having fans is very happy, but being so disturbed by fans, where can they laugh? This is the Olympic Village. How did these fans get in?

The Olympics is different from the NBA. Many of the NBA games are at night. Even if they didn't get a good rest the night before, they could have a little rest during the day.

But the time for this semi-final is scheduled at eleven o'clock in the morning. How can they have time to rest?

Chapter 1823: You Too Disappoint Me

Seeing the result of the game, Feng Yu nodded very satisfied.

He finally won, and it was not in vain that he spent so much money training them, and used so many extra-day moves.

Just looking at the people on the American team with a look of dissatisfaction, Feng Yu felt that the joy of victory was even greater. I like to see you not convinced, but still have to accept the result!

Didn’t these extra-hands all learn from your NBA? In the words of Coach Carl, this is also a tactic!

[The captain of the American Dream Team James said that he and all the players of the Dream Team have not rested well in these two days, so they are in poor condition. He suspects this is a small method/trick used by the China team.]

[The coach of the Dream Team said that the referee made several mistakes and omissions, which caused the US team to suffer a big loss]

[Members of the American Dream Team were surrounded by fans, unable to rest, and ultimately lost due to poor physical and mental strength]

[Dream team has lost consecutive World Series, is the United States really the best basketball country in the world? 】

[Dream team no longer deserves to be called a dream team, they simply can’t represent the world’s most cutting-edge basketball skills]

[The American Dream Team sleepwalks in the entire game, but was hanged by the China Dragon Team]

[Russia's richest man Kirilenko said that if the dream team is lucky enough, maybe they might have picked up a bronze medal][If you lose, make excuses. This is the dream team? 】

The media focused on this focus of the basketball game. One is the traditional strong team, the United States, and claimed to have formed the strongest team to win the Olympic Games with a complete victory.

The other is the champion of the previous World Championships. The host China team this time is also the only team that will attract the world's richest man Feng Yu to watch the game every game.

This kind of match of Mars hitting the earth has indeed attracted basketball fans all over the world. Even many Chinese and Americans who are not basketball fans are watching the game.

The China team won, which surprised many people, not to mention that China was still a big win.

From the beginning of the game, pressing the American team, until the end of the game, did not give the American team any chance. This is clearly a game of great disparity in strength, and the dream team really seems to be sleepwalking.

Maybe China has a home whistle, but the root cause is that the American team played too badly!

However, many people have also noticed that the American team said that they were harassed and did not rest well, so the state is very bad. Anyone who only slept for less than four hours the night before will not be in good condition, not to mention the physical fight against intense basketball.There are even members of the Dream Team who said that some of the Chinese players may have taken excitement. Otherwise, with the physical quality of the China team, how could they be able to hold them?

Feng Yu was very upset when he saw these news.

Why, if we win, we must have taken the stimulant? Xing~ Fenji can make your shots more accurate?

After thinking about it, Feng Yu decided to use his influence once again to warn those American players and take care of his mouth.

[Today I watched the China vs. United States basketball game. The Chinese team won a big victory. I am very upset. The performance of the American Dream Team really disappointed me! 】

[The United States is known as the world's basketball palace, the US NBA has always claimed to be the best basketball league in the world. Their dream team is a star player selected from it, claiming that any player, any team to the Olympic Games can become the absolute core. 】

[Originally I thought so too. After all, in the past two years, my team in the NBA has not won a championship. Perhaps the star players of other teams are too good, but Yao Yao told me that the dream team is not their opponent. 】

[China basketball team is in this Olympic Games, also with a complete victory, all the way to the semi-finals, and they are also two-year previous generation/life championship champions, they are full of confidence. 】[But sometimes if you are too self-confident, you will become proud. An arrogant army is bound to lose. This is the truth I have known since I was a child. I hope that the dream team can cause some difficulties for the China team and let them understand that they are not invincible and cannot overwhelm other teams, so that they can become more serious and focused, so that they can complete the dream of the global Chinese-winning Won the Olympic men's basketball gold medal. 】

[But the dream team disappointed me too much. They were able to cause trouble to the China team for no period of time in the whole game. They were slow, shot without sights, and dunks were able to dunk on the neck. 】

[Anyone with a discerning eye can see that they are not opponents of the China team. But if you lose, you must have the demeanor of losing. Why do you find so many reasons? 】

[Well, they didn’t have a good rest yesterday, but what I saw was that they took the initiative to take the staff of our China Olympic Village to chat. In the middle of the night, they took photos with the passing service staff and even discussed with their agents. Where should I go for commercial promotion in a few days? 】

[How can some basketball players who are so unprofessional get to the top of the world? If you can't beat others, you slander others for taking stimulants. Is this a star athlete? Such a person deserves to be called a star? 】[Here I declare that the athletes of this dream team should never want to join my team, even after retiring, they cannot work in my team! 】

[Finally, I’m here to advise all athletes to take the game seriously and not to look for other people’s reasons for losing, but to find the reasons for yourself first. There are also people who slander my Chinese athletes in any form. I will give you one day to apologize publicly, otherwise I will use legal channels to let you know what it means to say nothing! 】

After Feng Yu's meager post was published, it was posted on Twitter in English and was translated into multiple languages by media in many countries, allowing more people to see it.

The Chinese people applauded Feng Yu, the official spokesperson of the General Sports Bureau was too face-to-face, and at this time the US team was allowed to talk nonsense.

It is Feng Yu who breaks the cow and directly reprimands them and asks them to apologize immediately, which is hard enough.

Some people say that when they watched Feng Yu's meager beginning, they thought Feng Yu was a fan of certain players from the dream team and planned to dig into their Wind & Rain team.

I don't know this disappointment because those people have not been able to put pressure on the China team at all. They have not been able to suppress the pride of the China team. They have been crushed by the China team. This is clearly the opposite. It is too enjoyable.The American players are dumbfounded. Why is Feng Yu paying attention to this incident? Although they are usually very arrogant, but when they are really warned by Feng Yu, they all startled.

Once caught in a lawsuit, they will be ruined. At that time, not only will the popularity drop, even the training time will be taken up, and it may not be possible to play at all. At that time, their income will also drop significantly.

Although each of them is also known as the rich, but compared with Feng Yu, it is really that Feng Yu's rooted legs are thicker than their waists. Litigation is to burn money, they are very clear about sth.

Therefore, the dream team once said that several players of the China team who took the stimulant have publicly apologized on social media. Those players who said that they were harassed and caused poor performance also changed their minds.

Feng Yu was satisfied after seeing these news. Some people don't teach a lesson, the tail is really up to the sky!

Chapter 1824: Lianpo Is Old?

"Boss, you asked me to follow Feng's Twitter, which posted new content, but it's not about the economic situation, but about the basketball game." Zuken Miller reported in front of Soros.

Soros was a little disappointed. How could Feng Yu be so ungraceful!

With so many fans, what a good publicity channel. With just a little hint, there will be countless silly people who will go in and fill in the hole. Can't they manipulate some stocks to a certain extent?

If he had so many followers, Soros would have taken advantage of it. Unfortunately, although Soros has also opened Twitter with the times, the number of followers is not as good as that of a model. Who makes him not so famous? .

The number of people is too small to be effective at all. He can only guide some investors through traditional TV programs to achieve his real goal.

He thought that Feng Yu would guide some retail investors through this kind of social media, so that he could analyze these and get Feng Yu's real investment intentions.

Then he can follow the trend and make money, or he can dig a hole for Feng Yu, which can make him close the wealth gap with Feng Yu.

But what happened to Feng Yu, now that the economic situation is so chaotic, it means that there are endless opportunities. Isn't this the best opportunity for financial investment?Feng Yu, a financial investment expert, shouldn't miss this opportunity, but Feng Yu's investment is becoming more and more concealed. He has no idea what Feng Yu invested or how much he invested.

Before Feng Yu chased up crude oil futures, he knew this. It was just that at that time he made a mistake in his analysis, abandoned crude oil and invested in gold.

Although he also made money, it was completely incomparable with the profit margin Feng Yu made.

Later, crude oil rose all the way to more than one hundred and forty-five dollars, and then those contracts of Feng Yu were delivered. No matter how Feng Yu did it, he couldn't find out.

Even professional business magazines such as "Forbes" have not been able to investigate Feng Yu's assets. Feng Yu's assets have always been a valuation. This can be seen from the fact that Feng Yu's assets are rounded every year.

And this valuation has always been somewhat low, which is also recognized by the industry. According to Buffett's classic theory, many of Feng Yu's assets have not yet reached the true peak value. As long as they are listed, the stock price will inevitably soar.

Unfortunately, many of Feng Yu's investments are also not listed. Others don't need to go public to promote the brand, let alone financing, why have to go public?

Many people even say that the current money is a number in Feng Yu's eyes, because it can't be spent at all. After the listing, the stock price rises, can Feng Yu sell it?Sell quality stocks, what to invest in? How many company stocks are better than those of Feng Yu Corporation? Many Corporation brands invested by Feng Yu are the first in the industry!

Any industry, as long as it achieves the first place, the value is very huge. A small battery is the number one brand in the industry, and the brand value is also calculated at tens of billions.

If possible, Soros would also like to invest in those companies of Feng Yu, but unfortunately there is no chance at all.

Feng Yu doesn't oppose other people's shares in his Company. For example, Feng Yu's investment in the US also has US consortium investments.

However, the controlling interest of these companies is firmly in the hands of Feng Yu.

A consortium once threatened Feng Yu, saying that certain industries cannot be controlled by foreigners and demanding that Feng Yu cede more shares. They can give Feng Yu sufficient monetary compensation.

For example, Google, such as Amazon, such as Facebook, etc., these are very influential Company.

Feng Yu just replied, if the United States can't accommodate these companies, it's as simple as saying it publicly. I can relocate the company to Canada, Mexico, or even Europe.You can even bankrupt the Company directly. This little money will cost me. But I don't do this business, I see who can do it! I would declare to the world that the United States "welcomes" foreign investment in this way.

Feng Yu's attitude is so tough, and the consortiums are also quite helpless. Of course they can't really kick Feng Yu out, so the impact must be very bad.

The United States also relies on investment from all over the world to develop, and they attract the most foreign investment in the world.

Once the public praise breaks down, causing a wave of divestment, the U.S. economy will inevitably suffer a heavy blow. Just like when the internet/network bubble occurred at that time, when a large number of foreign capital withdrew, the stockmarket in the United States collapsed, and the economy as a whole declined a lot.

Most importantly, Feng Yu has control of technology. Feng Yu's companies in the United States can find similar ones in China. Feng Yu can completely let those companies develop the English version and then occupy the market. If the US consortium plays by itself, it can at best be a corner of the US.

So although those American consortiums can’t wait to swallow the dregs of Feng Yu’s Company, they can only choose to accept the share that Feng Yu gave them. At least the profits are guaranteed, but they always have a kind of charity by Feng Yu. a feeling of.They actually hope that Feng Yu can fail in certain investments, and then according to their understanding of Feng Yu, Feng Yu will definitely not sell the assets on the Chinese side, so they can only sell the assets on the US side. There is a chance to truly control those assets.

When they become big stocks of Dongzhi, they can slowly squeeze out Feng Yu, thus truly devouring these wealth.

At this time, they need to launch a super expert in finance to fight Feng Yu and defeat Feng Yu.

It is a pity that Buffett’s investment method is somewhat conservative and not suitable for this, and they may not be able to influence the acquisition of Buffett. And Soros, the one they chose, might make Feng Yu suffer a big loss.

Soros's three-dimensional speculative model is very similar to many of Feng Yu's investments, and Soros also has an antagonism with Feng Yu. When Soros was in the Asian financial turmoil, wasn't it just pitted by Feng Yu.

At that time Soros lost not in strategy, but in insufficient assets. With their support this time, Soros should be able to really fight Feng Yu, right?

But before they fully support Soros, they also want Soros to prove their strength. If Soros can't prove it, they have to consider other candidates, or simply give up the idea.As the United States is so big, it does not matter if there is more than one consortium. Feng Yu has no influence on the government of the United States anyway, and will not harm their fundamental interests.

Soros came to Japan to invest now, to prove that he is still the big player of the fund that can affect a country's financial system, but it is a pity that his investment in Japan this time encountered crazy resistance from the Japan consortium.

It seems that this time, he also lost in Japan! Some people in Japan even claim that Soros is old and Quantum Fund is no longer magical!

Soros looked out the window and sighed, is he really old?

Chapter 1825: Taihua Supermarket Expansion

Feng Yu leaned back lazily on the sofa, looking at the large screen on the wall, the figure of Ralph was displayed on the screen.

"No news yet?"

Ralph bowed his head slightly and replied: "Not yet. However, several senior executives of the Two Housing Group have resigned. According to our analysis, it has been these few days."

Feng Yu nodded: "Well, you stare at it. This matter is very important, it is related to a lot of our investment. By the way, has the supermarket group's contract been signed?"

Finally, it was negotiated with the British Tesco Supermarket Group to buy all the shares of this supermarket chain in the United States. Ralph talked about this for a long time and did a lot of work.

And there is not too much premium. After all, the global economy is declining, and even the purchase price is a bit lower than Feng Yu's expectations.

"It is agreed that the contract will be signed in half an hour, and the purchase payment will be in place the next day, and the contract will come into effect.

"Okay, Zong Qingxian has flown over. You immediately sign the contract, and Zong Qingxian will transfer the funds into the account of Wind & Rain Holding Company."

Although this supermarket group in the United States is smaller than Wal-Mart and Carrefour, it is not small thanks to the development of the North American supermarket industry.After being merged into the Taihua Supermarket Group, Taihua Supermarket Group will leave Carrefour behind and have a chance to overtake Wal-Mart. Second in the world, this is still not enough for Feng Yu. The number one in the world, and the undisputed number one, is Feng Yu's goal.

If you completely occupy or even monopolize the China market, this is not impossible. With the financial resources of the shareholders of Feng Yu and Taihua Supermarket Group, Taihua Supermarket Group can expand faster. Supermarkets can be opened to every prefecture-level city, and even every prefecture-level city can have several, allowing other chain supermarkets, There is no room for survival.

Taihua Supermarket Group now has less than 1,000 hypermarkets, and Taihua supermarkets have about 4,000. Even so, many cities do not yet have Taihua supermarkets.

As long as Taihua Supermarket Group shows its intention to invest in those cities, the leadership of those cities will definitely welcome you. Who doesn't know the profitability of Taihua Supermarket Group.

Good profits mean high taxes. What's more, it can drive a business district, boost infrastructure and increase employment. These data are also the achievements of the leadership.

However, Feng Yu did not intend to do this. He wanted to give other companies some living space, especially many state-owned retail groups. Taihua Supermarket Group wants to expand in the future and can directly acquire some small supermarket chains.Don't pick the other party's brand, nor the other party's operating status, only the location.

The location is good enough. With Taihua Supermarket Group's business model, coupled with brand effect and cost control method/trick, it can definitely make money.

And this is simpler, the investment is more reasonable, and it won't be criticized by other peers.

The country cannot expand too wildly, so there is only one option to expand abroad. Eastern Europe has the Polar Bear Supermarket Group. The stake in this supermarket group has also been transferred to Taihua Holdings, but it has not yet been merged into Taihua Supermarket Group.

At that time, other shareholders could not come up with enough money. If the merger, the equity of other shareholders would inevitably be severely diluted. They said that IPO financing would eat up the equity of Polar Bear Supermarket Group, but Feng Yu disagreed.

Besides, the major shareholder of the Polar Bear Supermarket Group is Kirilenko. They are only holding shares, so other shareholders are saying wait. After they wait for two years to raise funds, if they still cannot come up with enough money by that time, then accept the dilution of equity.

Today, Taihua Supermarket Group's profitability is growing rapidly, and its development in China has also fallen into a small bottleneck. It is a good time for outward expansion.This time Fu Guangwei persuaded Father to incorporate their supermarket chain directly into the Taihua Supermarket Group, which has hundreds of supermarket chains in Hong Kong, Lisboa, Taiwan, Nanyang, Thailand, etc., and the locations are very good. The turnover is also high, and the value is not low.

More importantly, the direct expansion of the internet/network of Taihua Supermarket to many countries and regions in Southeast Asia will also have great benefits for enhancing the brand value of Taihua Supermarket.

Fu Guangwei prefers to take out all the supermarket chains in his own home, but also to ensure that the equity is not diluted. What's more, only in this way can he truly become the Chairman and CEO of Taihua Supermarket Group, and it does not mean that he has given up their traditional industry.

In terms of supermarket operation and management, none of Feng Yu's subordinates can be better than him, even those of the Li family. Can a small store like the Ouchi be managed the same as a super hypermarket?

And now I heard that Feng Yu is going to acquire a large supermarket chain in North America, and was once a stake in the largest supermarket group in the UK, which shows that the value of this supermarket group is indeed not low.

Although it is said that the purchase from the British supermarket group will be a premium, but from a long-term perspective, it will definitely not lose money. Especially after being merged into Taihua Supermarket Group, it is the combination of high-quality assets, which will greatly benefit the overall strength of Taihua Supermarket Group.In the future, Fu Guangwei will be excited to be the leader of the world's No. 1 supermarket group. How could Father Fu Rongbing of Fu Guangwei refuse to merge his family's supermarket chain into Taihua Supermarket Group?

Fu Rongbing even thought that although he did not have the financial talents of Big Brother, he could not cooperate with Feng Yu in financial investment and could only follow suit.

It's not as lucky as the Fu Guangzheng in Fu Rongjin's family. I met Feng Yu early and got a lot of opportunities.

But his son Fu Guangwei is also very good, and he will surely be able to shine after becoming the helm of Taihua Supermarket Group in the future.

Unexpectedly, when he was this age, he would have a day when fathers depended on sons. He is very happy and proud!

For this, he is not only willing to merge his family's supermarket chain, but also sell other industries under his name to support his son.

He even went to talk to Big Brother Fu Rongqi. If the money is not enough, Fu Rongqi is willing to lend them a sum of money to help his nephew become the helm of Taihua Supermarket Group.

In this way, Fu Guangwei can still become the vice president of Taihua Holding Group, and maybe even enter the Board of Directors, just like Fu Guangzheng.

An hour later, Fu Guangwei received a call from Zong Qingxian, that the supermarket group called Costco in the United States finally bought it out.All the executives of Tesco in the United Kingdom resigned. Most of the original Costco executives remained. Taihua Supermarket Group will also send some executives. This Costco supermarket group is officially incorporated into Taihua Supermarket Group Under his command.

Following Taihua Holding Group’s announcement, the shares of Russia Polar Bear Supermarket Group held by the group were transferred to the subsidiary Corporation Taihua Supermarket Group.

So far, the annual turnover of Taihua Supermarket Group will exceed 100 billion US dollars. The next step for Taihua Supermarket Group is to challenge the super giant Wal-Mart in the supermarket industry!

The global retail giants were shocked by this news!

Chapter 1826: Walmart's Decision

Taihua Supermarket Group expanded wildly and successfully entered the 100 billion turnover club.

This is a very big gap. World retail giants such as Tesco, Metro, and Dutch supermarkets have annual sales of around US$50 billion. Carrefour was around US$70 billion last year, while Wal-Mart’s business last year The amount exceeds 370 billion US dollars.

This is why Wal-Mart is called the number one retailer in the world, and the gap with other retail groups is not even a little bit.

Of course, there are more than ten supermarket chains in the U.S. with more than 30 billion U.S. dollars. Many supermarket groups have even more turnover in a certain state than Wal-Mart, but when combined, they cannot compare with Wal-Mart. Together, the other nine companies are almost the same as Wal-Mart.

What's more, Wal-Mart is not only in the United States. Canada and even more than a dozen countries around the world have Wal-Mart branches. The Walton family is also a big family in charge of the retail industry.

There are many supermarket groups with sales of more than 30 billion in North America. Haven't they thought of uniting?

I have thought about it, but the two can be combined. If three or five companies are combined together, the ownership of the ownership will be severely diluted. Who will be the Chairman and who will be the CEO?Power can guarantee their interests. None of them want to lose power. Therefore, those supermarket groups have never been able to merge, and they have not even been able to sincerely unite against Wal-Mart.

In the minds of many retail tycoons, Wal-Mart is the pinnacle that can never be challenged. Unless it is Wal-Mart's own death, Wal-Mart will always become the world's number one, and no retail company can surpass it.

This is why Wal-Mart ranks among the top three in the world's top 500, and even ranks first many times. No company would want to cooperate with a retail giant like Wal-Mart.

Even if it is the world's largest beverage giant Coca Cola, if Wal-Mart no longer sells Coca Cola Corporation's products, then Coca Cola's turnover will inevitably drop significantly.

Wal-Mart also determines the retail prices of many products. As long as there is a Wal-Mart area, no retail company can have a lower retail price than Wal-Mart. Even if it is a product without any publicity, after entering Wal-Mart, sales can skyrocket.

This is people's trust in Wal-Mart and also proves the brand value of Wal-Mart.

Wal-Mart's global layout suppresses the rise of other supermarket groups. Even in Europe, where supermarkets first appeared, no supermarket group could break the wrist with Wal-Mart.Once Wal-Mart wanted to enter the China market very much, a huge market with a population of more than 1.3 billion, with such a high population density, what a high-quality retail market should be.

Unfortunately, when they first investigated, they found that China's economic situation was too bad, and people did not have the habit of shopping in large supermarkets.

When they were still experimenting, they found that there was already a supermarket chain that had emerged, and this was Taihua Supermarket Group.

The business model of this supermarket has many similarities to the world's supermarket giants such as Wal-Mart and Carrefour. Its management is not backward at all, and its expansion speed is very rapid.

Wal-Mart finally took a fancy to one place, and found that the Taihua hypermarket soon appeared in that place. Even if they just started to investigate this city, the Taihua hypermarket soon appeared in this city.

Even several times they were close to signing the contract, but the local Government suddenly refused to sign, saying that a retail group had been introduced, and the investment scale of the other party was larger than that of Wal-Mart, and the conditions were more generous.

For example, how much tax you promise to pay, how many local people you promise to hire, and even donations for local road construction. This is like doing charity.In the view of Wal-Mart Group, this is simply a loss. Although once the supermarket becomes bigger, the cost can be reduced, and then profits can be made.

However, the initial investment of supermarkets is also a lot, and the capital pressure is not low. What's more, they are not renting shopping malls, but buying or even directly building them.

The wild expansion of Taihua Supermarket Group naturally attracted the attention of giants such as Wal-Mart at that time. At first, they thought this was a state-owned enterprise in China. After all, in their impression, China's slightly larger Company was a state-owned enterprise.

It is not that China does not allow private companies to operate, but there will definitely be many restrictions and development will be very difficult.

After investigating, they found that this was a private company, just a joint venture with Hong Kong. Among them are the shares of Hong Kong Li Chaoren and the shares of Hong Kong Fujia. These two families are among the top in Asia.

Li Chaoren is a top leader in the world. Even retail giants such as Wal-Mart have business cooperation with Li Chaoren's Company. Their logistics and transportation cannot be separated from the sea, and naturally they cannot be separated from the port.

At that time, they most doubted that another person, a shareholder named Feng Yu, was still the largest shareholder. Who is this person, and how can he surpass Hong Kong's Fu Jia in terms of shareholding ratio, and even surpass Li Chaoren?At that time, Feng Yu was not the richest man in the world, nor was he famous. However, retail giants such as Wal-Mart and Carrefour who are eager to enter the Chinese market remember the name Feng Yu. It is said that he stood one's ground against the opinion of the masses so quickly that Taihua Supermarket Group was established and expanded.

Later, when Feng Yu suddenly boarded Forbes, they did not know that this man turned out to be the world's top rich man, and that the shares of Taihua Supermarket Group turned out to be only a small part of his many investments. It was also the strategy set by this person that allowed Wal-Mart and Carrefour to withdraw from the China market.

Only a few supermarkets were opened, and an entire management team was left. The cost was relatively high, and there was no money at all, and it even kept losing money.

However, they did not give up the opportunity to enter the Chinese market. They found that China is just like the United States at the time, and many supermarket chains have emerged.

Although in terms of scale, it is far from being able to discuss two disparate things together with Taihua Supermarket Group, it is still very tempting to integrate two or three companies together if they are acquired.

Especially Wal-Mart, which has already inspected several chain supermarkets in China at this time, but these supermarkets are not very satisfactory to Wal-Mart.Either the scale is insufficient and the place is relatively safe, or the location is not good, the profit is meager, and some do not intend to sell all of them, but only part of the shares. How can Wal-Mart agree?

While Wal-Mart was still in contact with these supermarket chains, they discovered that a tiger had come to their base camp!

Taihua Supermarket Group has expanded its business to North America. Before their Wal-Mart attacked the Chinese market, China's Company actually began to attack the North American market!

In addition, Taihua Supermarket also holds shares of Polar Bear Supermarket Group, and its annual turnover suddenly exceeded 100 billion US dollars. This is a challenge to their Wal-Mart.

Wal-Mart headquarters immediately issued an order to acquire at least one supermarket chain in China as soon as possible. Wal-Mart should fully enter the Chinese market!

Chapter 1827: Retail Market Reshuffle

Taihua Supermarket Group’s loan and Feng Yu’s capital injection from several shareholders allowed Taihua Supermarket Group to raise enough funds to acquire Costco Supermarket Group.

Coupled with Feng Yu's injection of shares in Taihua Supermarket Group's Polar Bear Supermarket Group, Taihua Supermarket Group has grown rapidly, and shares have also changed.

Taihua Holding Group is also the largest shareholder of Taihua Supermarket Group. Feng Yu and Fu Guangzheng have long converted their stocks into Taihua Holding Group stocks, but Fu Guangwei, Li Zekai and Li Chaoren are still privately held. Fu Guangwei has also become the second largest shareholder of Taihua Supermarket Group, Li Zekai's shareholding ratio has also increased, and Li Chaoren's shareholding ratio has declined.

In the absence of competition from Taihua Holding Group, Fu Guangwei became the Chairman and CEO of Taihua Supermarket Group, and Li Zekai became board members/directors. These people controlled 95% of Taihua Supermarket Group’s shares, and about Five percent is held by some other executives.

Although Taihua Holding Group still fails to have the absolute controlling interest of Taihua Supermarket Group, its shareholding ratio has also risen to 61%. This Taihua Supermarket Group will never be out of Feng Yu's control.A series of asset restructuring events have not been fully announced. After all, Taihua Holding Group and Taihua Supermarket Group are not listed companies, and there is no need to announce everything.

However, the Taihua Supermarket Group's acquisition of the US Costco Supermarket was announced, and it also caused a shock in the industry.

Everyone has discovered that the original Taihua Supermarket Group has an irreversible relationship with the Polar Bear Supermarket Group. If the two supermarket groups merge again, it will once again narrow the distance with Wal-Mart.

Although the scale of the Polar Bear Supermarket Group is not particularly large, its annual turnover is only more than 40 billion euros. And many people don’t know that Polar Bear Supermarket also has internet/network mall. If this is also included, Polar Bear Supermarket Group’s turnover will be higher.

However, this supermarket group was founded by Kirilenko and Feng Yu. If the two people each spend a sum of money to acquire one or two large supermarket chains, the scale may be expanded to 100 billion US dollars.

When it comes time to merge with Taihua Supermarket Group, Wal-Mart, the world's number one retail giant, and the number one position of the world's top 500, will be shaken!

If you can become the number one in the world, you may not be a major shareholder, and perhaps some people are willing to accept it. What's more, people all over the world know how good the relationship between Feng Yu and Kirilenko is.If these two merged the retail company, it would be terrible.

Wal-Mart is also very worried about this, especially the loss this year is not small.

Don't look at Wal-Mart as a retail group, but their investment in the financial sector is also very high.

It's very simple, because the cash retention rate in supermarkets is very high. Products are delivered at the beginning of the month and settled at the end of the month. Those suppliers have to replenish goods at any time according to Wal-Mart's requirements.

Who makes Wal-Mart number one in the world, they can't afford it?

In this way, Wal-Mart’s daily cash income is an astronomical figure. Shouldn’t this money be invested and kept in the account?

So Wal-Mart has actually made many other investments, but they are all related to their retail. For example, holding shares in some shopping malls, or acquiring some retail groups, etc.

Of course, they also make some financial investments, but on a small scale. But even if the scale is not large, Wal-Mart has lost a lot of financial markets in the US this year.

What's more, the severe economic downturn in North America has even dragged down many countries and regions around the world, and has also led to a decline in Wal-Mart's overall turnover.

Even Wal-Mart plans to close some overseas stores this year to reduce risks.previous generation/life Wal-Mart’s sales for the next three to four years have been severely declining. Some people say that people's purchasing power has declined due to the impact of the financial crisis.

Some people say that it was affected by online shopping. How many customers did Amazon take away?

But in any case, the next few years will be a period of weakness for Wal-Mart, but this will not have much impact on Taihua Supermarket Group. China's market is still growing rapidly.

For example, in addition to Taihua Supermarket Group in China, there are two supermarket chains with more than 1,000 stores, namely Lianhua and Hualian, as well as China Resources Vanguard, Suguo, Wumart, Haoyouduo, etc., with more than 500 stores. Supermarkets, but the storefronts of these supermarkets cannot be compared to Taihua Supermarkets, let alone Taihua Super Hypermarkets.

It can be said that the prosperity of supermarkets in China at this time is not inferior to North America, Europe and other regions, because China's population is denser and the economy is still growing rapidly.

With economic growth, purchasing power will increase, and the retail industry will naturally become more developed.

There are even people who specialize in 24-hour convenience stores. The chain is larger and the number of stores is larger, mainly in those residential areas, and the business is also very good.After comprehensive consideration for a long time, Wal-Mart finally decided to acquire China's many supermarket groups. This supermarket group has more than 500 stores at this time. Although they are not particularly large, the locations are very good, and the management model is very mature. After taking over, it must be Will not lose.

If Wal-Mart’s management model is introduced, coupled with Wal-Mart’s purchase channels, the cost will definitely fall and profits will increase.

Then add Wal-Mart's brand to the supermarket's brand to promote Wal-Mart, the world's number one brand, and it will certainly not be too difficult to expand.

Moreover, the debt ratio is relatively high, and the inevitable result of too fast expansion is that those shareholders also have the intention of selling.

When Wal-Mart was about to acquire Haoyoudo Group, Feng Yu was a little surprised when the news broke.

If one fails to check, Wal-Mart is going to enter the China market on a large scale. At the beginning, rack one's brains blocked international supermarket giants such as Wal-Mart and Carrefour. Now it seems that they have found a new way.

Feng Yu's most worried thing finally happened, and that is that the international retail giants will certainly imitate this. China's market is about to enter the era of great heroes pursue deer in the central plains?That being the case, Taihua Supermarket Group does not need to be polite. Those who are willing to sell the Company to foreign corporations might as well be annexed by Taihua Supermarket Group.

Even Feng Yu can integrate the resources of China's supermarkets with a United Nations-funded retail group. Even if it is a supermarket group that transfers profits to state-owned assets, Feng Yu is not willing to let foreign capital take advantage of this!

Feng Yu immediately asked people to investigate, that is, contact those large-scale retail companies to see if they have foreign investment in contact with them and want to acquire their company.

Feng Yu was taken aback by this investigation.

In the past, so many retail groups have entered the China market in a joint venture model.

Those foreign retail groups, with capital, management and purchase channels, have successfully occupied half of the shares of many companies. The Chinese market has been unknowingly invaded by these retail groups.

Feng Yu sneered. It seems that China's retail market has come to reshuffle the cards!

Chapter 1828: Online Store Impact Entity?

On this day, Feng Yu once again came to the office/bureau of Zhang Ruiqiang.

"What did you say? Didn't you tell me that you didn't plan to annex other domestic retail groups?"

Feng Yu even said that Taihua Supermarket Group is going to expand again, which surprised Zhang Ruiqiang. Didn’t you just acquire a supermarket group in the United States? Why is this going to annex domestic retail groups?

"Did you know that many of our domestic retail groups have become joint venture companies? Many European and American retail giants have entered the China market. Do you know what the consequences are?"

"If I don't go to annex those small supermarket chains, will those foreign investors be able to bear it? Then they will grow up and make us a lot of money."

Zhang Ruiqiang said with some confusion: "No, the National Court has set regulations for the local government. Although there is no following, no one dares to violate it. Those foreign shares will not exceed 50%, right?"

The above implies that many industries do not allow foreign capital to control.

Feng Yu rolled his eyes and used this kind of faint move. He was from the National Academy. If it weren't for their regulations, perhaps many chain supermarkets would not sell 50% of their shares for foreign investment at all, and the people below would have specially card lines.It seems that power is still there, but there are many restrictions. If the equity of some supermarkets is relatively dispersed, then as long as foreign investors acquire other holdings of the Corporation, they can control the supermarket group.

Even after becoming an absolute big stock Dongzhi, it may become wholly-owned. Major shareholders control power. They say dividends will be paid. If they say no dividends, then there will be no dividends. Small shareholders can't bear it. In the end, they will sell their shares?

"Old Zhang, fifty percent, it seems to be half and half, but don't forget, this is our China, why should we give them half the power?"

"Then 51%, shall we be the major shareholder?" Zhang Ruiqiang asked.

"That's not okay! Think about how our car companies talk about joint ventures? It's not that joint ventures are definitely not good. Retail companies in Europe and the United States are indeed very good in terms of operation and management. But let them buy 30% of the shares. Even if it’s good, you must never let them exceed one-third, and you must ensure your absolute controlling interest."

"There must also be some preferential terms. For example, when they want to sell shares, we have the priority to repurchase. Or we can set a mandatory repurchase right clause. When necessary, we can compulsively buy back shares at a high price."
"I'm not saying that we must oppose foreign investment, but we can't give them too many opportunities to grow and develop. Once they reach a certain scale, they will have a lot of influence on our industry."

"Don't you think that certain industries in our country are affected by foreign businessmen? This situation can obviously be avoided. This is not a high-tech industry."

Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu seriously: "Is the matter so serious?"

"Not for the time being, but if there will be in the future, I don't know. Moreover, this retail industry will also promote the sales of foreign goods into China, which will increase our imports. Aren't we trying to stimulate domestic demand? After a long stimulus, finally the money falls into the pockets of foreign businessmen, right?"

Zhang Ruiqiang frowned: "Is there no other way?"

"Yes. Have you forgotten that there are still many state-owned retail groups in our country. Let those groups annex those small retail groups to avoid this situation."

"Even if it can't be swallowed, it helps to raise the purchase price. Those foreign businessmen will not be able to pay back in a short period of time. If something changes in the industry, they will lose a lot! "

Zhang Ruiqiang keenly discovered the mystery in Feng Yu's words: "You said the industry has changed, what will happen to the retail industry?"Feng Yu didn't intend to say these things, but now that he missed it, it doesn't matter to tell Lao Zhang now. Anyway, with the passage of time, the upper side will definitely find it.

"Lao Zhang, have you heard of online shopping?"

Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu contemptuously: "Isn't it just online shopping? I thought it was something new! "

"There are many shopping websites in China, and this has also promoted the development of the logistics industry. Your brother-in-law’s Wind & Rain Logistics is developing better and better."

Li Shiqiang is Feng Yu's brother-in-law, which Zhang Ruiqiang has known for a long time. When Li Shiqiang married Feng Yu's sister, Zhang Ruiqiang also attended the wedding.

"What do you mean, this online shopping will affect the traditional retail industry?"

Zhang Ruiqiang's current position, he must have heard of some new things, and the people below will naturally report to him. Taking charge of the national economy is not so easy.

However, Feng Yu also invested in the internet/network Corporation of online shopping, and also invested in traditional supermarkets. These two did not see where Feng Yu focuses on?

"Since you know everything, why do you ask me?" Feng Yu looked upset. Since you think this is not new, do you know the advantages and disadvantages of online stores and traditional physical stores?

Zhang Ruiqiang and Feng Yu stared at each other. After half a minute, Zhang Ruiqiang was defeated."Didn't I ask you for advice? Are you not an economic expert."

Feng Yu said with satisfaction: "When you can buy anything you want without leaving your house, or even choose more than you go to a physical supermarket, would you be willing to shop online? Although possible There are some shipping costs, but someone will definitely be willing?"

Zhang Ruiqiang immediately retorted: "No, the freight for some large items is definitely not low. The physical stores are delivered to your door free of charge, and even installation is included."

"And you have to try clothes, shoes, etc., if you buy them online, what should you do if it is not suitable? Even if you can return it, but it takes a long time, you have to pay the freight again, right?"

"Also, the best selling in supermarkets now is fresh products. Can you buy these items online? When you buy them back online, they will be stale?"

Huh? Lao Zhang really considered these issues, which surprised Feng Yu a bit. However, these problems mentioned by Lao Zhang were all solved in the previous generation/life.

"Lao Zhang, have you ever thought about it. The online store does not have the rent of a physical store, and the cost is naturally lower. They can completely let out this part of the shipping and installation fees, and even save consumers money. You said that consumers will Will not be heart-warming?"
"Although you have to try on clothes, shoes, etc., ordinary shoes and clothes have sizes. As long as the person knows his size, he can buy them. Even because the price is cheap, even if they don’t fit well, they are a lot bigger. People can accept it."

"As for the fresh food you mentioned, this can be solved in the future. That is the same city express delivery, from the nearest fresh food market where you live, to your home." The No. 1 store of previous generation/life is operated like this Yes, the operating income is pretty good.

Of course, this fresh food is actually combined with a physical store, and the effect is the best.

Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu seriously, isn't Feng Yu joking? So, in the future, physical retail will be affected by internet/network retail?

If this is the case, what is the expansion? The greater the scale of expansion, the more likely it will be to lose in the future?

Chapter 1829: Make Sense

Seeing Zhang Ruiqiang's puzzled expression, Feng Yu laughed. Even before his rebirth, when internet/network shopping was so popular, the supermarket industry was not affected much.

After all, there are still many people who like to go to shopping malls, supermarkets, etc. This is more intuitive, and they don’t have the right to pick things on the Internet.

And after a few years of low ebb, Wal-Mart’s sales will reach its peak again, exceeding US$5,100 billion, or even US$600,100 billion, still ranking first among the top 500 companies, suppressing many petroleum corporations.

Even if the demand for oil is increasing, the price of oil remains high, but it is still not as good as Wal-Mart.

With more than 8,000 stores around the world, channels are truly king!

"Since I told you to do it, can I still pit you? Internet/network shopping will have an impact on traditional physical stores, but the impact will not be too great."

"If you think about it, if something is more expensive, would you like to trust the online mail order? Even if you know that there is an internet/network mall to guarantee it, how long is it?

"When you arrive at the physical store, you can pay for the goods and take them away directly. Internet/network shopping is not the case. It takes a certain time to get them. Even if the logistics speed is getting faster and faster, it will take two or three days, right?"
"Once the purchase is unsatisfactory, or the seller sends the wrong message, do you have to return it? It will take at least two or three days, right? Timeliness, internet/network shopping is far inferior to traditional physical stores."

Among them, food is the part with the highest sales in the future, such as supermarkets, but no one will order by mail every day. Even if there are apps like online shopping for fresh food in the same city, it is far from being compared with the fresh market.

What's more, this can only be developed in first-tier cities. In second-tier cities, there is not such a large order volume. Logistics simply loses money. Who will do it?

Zhang Ruiqiang lit a cigarette and took a deep sip: "That's right, didn't you just say that the price of online shopping is very cheap? The more expensive things, the cheaper it should be? To save money, online shopping is not better Choose?"

How can it be you, which one is better? Zhang Ruiqiang is a little confused.

"Yes, the online store does not have other costs such as the rent of the physical store, which will reduce the cost a lot. However, many owners of the online store are second-hand merchants, and many physical stores are first-hand merchants. The purchase cost may be more Cheap. For example, in our Taihua supermarket, the purchase cost of many products is the lowest in the country."

In the future, many online stores will purchase directly from manufacturers, but now there are still many purchases from wholesalers."If the internet/network mall focuses on cheapness, it will be exploited by some wrong-minded ones. Fake goods have always flooded the market, which is the same in any country. Even the country whose economic development is much better than that of China. , Fake~goods are also a common occurrence."

"Then some seemingly cheap and low-priced products will actually be of very poor quality. You can't see the real thing. You can only use the website pictures. How can you tell if the other party is shoddy? Not all The shopping website has insurance business."

Previous generation/life Many people bought a lot of fake goods just for cheap. Some people say that it is the online store that made these fake goods rise from the dead, otherwise they would have no market for a long time.

Cities are increasingly cracking down on fake goods, and they can only go to rural markets. But the purchasing power of the rural market itself is low, and their prices continue to decrease, so how much profit is left?

After having an online shop this time, they can take advantage of the fact that the other party can't see the real thing, and sell fake goods to the cheap city people. Or many people are not greedy for cheap, they are simply cheated!

Even if Feng Yu and Ma Yun emphasized this point, it is still difficult to completely eliminate it. Some online shops obviously have the authorization of a regular manufacturer, but he does not purchase from a regular manufacturer, and he does not pay special attention. Who can find out?Feng Yu continued: "There is another important point, and that is the after-sales issue."

"Many products provide after-sales service. After-sales service requires invoices, credit cards, etc. to enjoy. Buying from the internet/network, many merchants do not invoice you at all, how can you enjoy after-sales service?"

"For example, for some electronic products, the repair price may cost hundreds or even hundreds of yuan. If you do not have after-sales service, you have to bear this part of the money. And you buy from the internet/network, and the savings may only be 100 yuan , Do you think it is cost-effective/worthwhile?"

"That's wrong, I bought it from your store, and there is a payment record, can't I find the store to be responsible?" Zhang Ruiqiang asked rhetorically.

It's like buying things in a supermarket. Although there is no invoice, the supermarket also needs to recognize the receipt.

Feng Yu smiled slightly: "The payment record can only prove that you bought this product in my store, but who knows if you bought this product from my store? Do you have any proof?"

"If there is no evidence, the other party will not admit it, and the court's judgment is innocent. Why should the store be punished? You want to say that the Internet/network mall Corporation imposes penalties on its merchants. What if the store is wronged? Chill out the hearts of these online shop owners?"

Zhang Ruiqiang was stunned, thinking about it carefully, it seemed to make sense."Moreover, many people don’t trust internet/network shopping. They think computers are not safe. Just like many people now prefer to use passbooks rather than bank cards. Now all major banks have opened internet/ Network bank business, but how many users are actually opened?"

"Is the convenience of the above propaganda fake? Of course it is true, but many people will worry about it. I don't know who the other party is on the Internet. If I get cheated, it will be too difficult to recover."

Feng Yu is also somewhat helpless at this point. Many scammers impersonate Internet/network Corporation employees, fake bank employees, fake payment package employees, and even fake after-sales personnel. Many people can be fooled.

Especially those who are old and seem to understand these new things, they are the most cheating. People who don't know anything are hard to lie because they don't trust strange things. It is also difficult to lie to these people who know better, because they know what you said wrong.

Those who know one and understand half think that they understand everything. Such people are the easiest to be fooled. Many people have been deceived, and with the media's exaggeration, internet/network payments are advertised as unsafe.

But in fact, if you hold your passbook, you are equally likely to be defrauded of the money. This kind of recovery is particularly difficult, and the cost is often higher than the amount of recovery."Although computer operations are getting easier now, there are more and more advertisements on the internet/network, and many people will be deceived."

"There are more people who don't use computers at all. They want to buy things, of course, they still go to physical stores. The gap between internet/network shopping and physical stores is still very, very large. Physical stores will not disappear, and even internet/network shopping will happen It will also be combined with physical stores."

"Of course, if you still feel uneasy, then our Taihua Supermarket Group is very willing to expand. We also have this financial strength, management ability, brand advantage, and this idea."

Zhang Ruiqiang was stunned, this Feng Yu really makes sense. Wait a minute, is Feng Yu just deliberately scaring him so that Taihua Supermarket Group can take the opportunity to expand?

Well, I have to let the people below study it carefully, and the foreign capital can't be accounted for by the cheap!

Chapter 1830: The Headlines Of The Closing Ceremony Were Robbed

China's state-owned supermarket chain group began to expand, and at the same time talked to a number of small and medium-sized supermarket chains, it suddenly crashed with investment from Wal-Mart and others.

The two sides can only start the most traditional price war, whoever pays the highest price can truly annex the Company. But this is just what Wal-Mart thinks, they forget that this is China, and several of the companies quoted are all state-owned by China, so they naturally have some advantages.

But this can't be done in three or two days, and Wal-Mart is not easy to bully.

Feng Yu ignored the incident. While waiting for news from the US, he continued to enjoy the Olympics.

In the last two days, it was the finals of some team events, and the number of gold medals was also very large.

For example, today is the final of the China Men's Basketball Team against the Argentina Men's Basketball Team. Originally, Feng Yu thought it was China vs. Russia. How did you know that Russia was actually beaten by Argentina, so he could only fight for the bronze medal.

The lore game was Argentina's ace and Los Angeles Wind & Rain's starting shooting guard Ginobili.

Kirilenko even asked Feng Yu, who from the Brooklyn Nets could trade him for Ginobili. Carter is their popular trump card, this cannot be changed, but can the Nets captain Kidd not?Feng Yu certainly didn't agree. Kidd is very good, but he is already too old. In addition, last year he suffered a leg injury and decreased athletic ability, which is already a high salary and low energy.

What's more, Feng Yu also likes Ginobili's playing style very much. He has a good overall view, reasonable take action selection and hard training. He has no plans to let go.

The U.S. team saw that Russia was robbing them of the bronze medal, and they were ready to give it a go, and let out a sigh of relief. But I didn't expect Kirilenko to also use a small method/trick, that is to provoke the US team boss dispute.

As a result, the American team refused to accept anyone. They had to play singles with the ball to prove that they were the strongest. Especially that Kobe, who has been the leading scoring leader in the US NBA for two consecutive years, but unfortunately he was superb when he was accurate.

James wants the ball, but he is a man known as the little emperor, and he is the favorite of heaven when he enters the league. Are point guards Paul and Deron going to become dribbling guards? Anthony was the leading scorer of the US team in the Olympics, but he couldn't get the ball at all.

Wade also needs the ball in hand. Howard complained that he could not get the right to take action. He is the core of the inside and the No. 1 center of the US NBA. But he ignored it. He started from defense and his ability to hold the ball in singles is really the average.

The United States team played like a sheet of loose sand, and eventually the Russia team won by two points.This year's American team is known as the strongest dream team, the kind of players overflowing with talent, but unfortunately the results are worse than before, not even a medal.

Kirilenko naturally did not let go of this opportunity for ridicule. Feng Yu also made a timely supplement, saying that the US team is too disappointing. Perhaps the US is not the best area for basketball anymore. He is considering whether to buy in Europe. A basketball club then sent Chinese athletes to Europe to receive training for several years.

The U.S. team returned home without even waiting for the closing ceremony, while Feng Yu happily watched China play against Argentina.

Argentina's center is indeed relatively weak. Dayao's interior in Argentina is simply asking for something, and he also scored two three-pointers. Argentina's outside line is good, but the overall spirit of the China team is very good, and the defense is particularly active.

In the end, the China team won 97-91 and won the Olympic gold medal at home in 2008, breaking history.

When interviewed by the China Men’s Basketball Team, everyone said that apart from the country’s training, the support of the fans, and the coach’s training, Feng Yu should be most grateful.Without Feng Yu, there would be no such good training environment as theirs. Even a few young teenagers were sent to the US to play NCAA by Feng Yu. This was absolutely not allowed before. Without Feng Yu, they don't know what it is now.

The gratitude of these people also made Feng Yu feel very gratified, and it did not waste his training of these people. Of course, cultivating these people has also brought him rich returns. The broadcast fee of a team game alone has made Feng Yu a lot, not to mention there are other benefits.

For example, Feng Yu's favorite reputation is how much he earned from these players. In Europe and America, the attention of sports events is extremely high.

The Olympic Games ended in less than twenty days. The China team won 52 gold, 21 silver and 28 bronze this year, with a total of 101 medals, ranking first in both the gold medal list and the medal list.

previous generation/life The U.S. team is the number one in the medal list, but in this life, due to the problem of excitement, many players of the U.S. team have been suspended, and the medals have been withdrawn. In the end, they only won 91 medals, gold medals and medals. The rankings are ranked second.

Well, many of China's gold medals are obtained in this way.

Russia was still third, Germany became fourth, and the United Kingdom and Australia were also affected by stimulants, and finally only got eighth and ninth, which is different from the previous generation/life.At the closing ceremony, China's Tao Ge was full of glory. This Olympic Games was a great success.

Not only did China score very well and won the first place in the double list, but it also made breakthroughs in many projects. It's not that I broke through from the 85th to the 58th, but from the poor performance to the medal.

Of course, in many domestic media, good results have been achieved in all events, breakthroughs have been made in most events, and athletes have performed well, which deserves praise.

Fortunately, none of the seeded players in China made any mistakes, and there was no negative news.

In this Olympics, China's international reputation has improved a lot, and China has also changed the poor appearance that many people thought before, and truly showed China's true appearance like the world.

The capital is also developing more rapidly towards an international metropolis. Many of the investments in this Olympic Games have benefited from capital.

For example, infrastructure construction such as transportation, communication, environment, etc., cost a lot of money. The construction of some venues will also enrich the sports and cultural activities here in the future.

In China, I learned from Feng Yu. A venue can host a variety of competitions and cultural activities. The venue does not need Government to continue to invest. Not only can it be self-sufficient, but it can even make money.The performance at the closing ceremony was also very exciting. Feng Yu looked very happy. Tomorrow's headline must be this news again.

Then the popularity of the Olympics will slowly diminish, and at least China will get a week or two of publicity.

However, what Feng Yu, or people in the world did not expect, was that such important news as the closing ceremony of the Olympic Games was actually taken away by another news item!

Chapter 1831: Two Rooms Were Taken Over

[Liangfang Group is on the verge of bankruptcy and is taken over by the US Government]

Just such a piece of news robbed the headlines of the closing ceremony of the Olympics because it represented the economic trend of the United States.

The U.S. economy has a critical role influence on the global economy. From the end of last year to the beginning of this year, too many companies in the U.S. went bankrupt.

However, under the dupe/sway of the U.S. Government, many countries in Europe, Asia, etc. have all provided money to help. It seems that this crisis has been suppressed.

As long as you operate patiently, it will be relieved in two years.

However, once a problem occurs with a giant like Liangfang Group, it cannot be easily solved. The five-trillion-dollar bond certainly cannot be completely converted, but the debts of the two housing groups must be resolved.

More than 600 billion US dollars in debt, every year, no, daily interest is not a small amount. If the debt cannot be resolved, then the Liangfang Group will certainly not be able to ease it.

Therefore, it was simply wrong for the United States to entrust the problem of the two-bedroom group to Bank of America to solve it. Bank of America can't come up with so much money at all. Even if it is done in batches, it will have to come up with four to five 100 billion dollars in three to four years.Companies have a certain percentage of debt, which is not a problem. Many companies have debt ratios of more than 50%, and they are doing very well. But as debt is several times the company's market value, this is a big problem.

However, the current capacity of Bank of America, let alone four to five 100 billion US dollars, it is difficult to get 40 to 50 billion US dollars. Therefore, Bank of America no longer wants to swallow the high-quality assets of the Liangfang Group, but to throw away the burden again.

Let Liangfang Group emerge and perish on its own? This will definitely not work.

The U.S. Government had to come forward at this time to take over the mess.

GCEO rge Bush feels very depressed. I thought it could be delayed until next year. It would be great to hand it over to the successor to get the headache. It can even be said that the lack of ability of the successor led to the bankruptcy of the Liangfang Group. If it were him, it would definitely not go bankrupt.

But the financial institutions in the U.S. are also out of money and can't fill this big hole. If you want to fill in, there is no other way, that is, to raise funds by issuing additional stocks, or to attract other investments.

However, the stockmarket in the U.S. is slowly falling at this time. How much money can be raised from stock offerings, and it will dilute the equity of their shareholders. Of course, shareholders are unwilling. Moreover, the stock market investment is to make more money, and this is for others. Wipe fart~share.It's okay to pull investment. There are also consortia that are willing to invest in them, but they also need to pay shares. How can those shareholders look at the power?

And there are companies in the United States that are capable of saving the two-bedroom group. Rockefeller, Walton, etc., even if they lose money during this period, they will not suffer serious injury, and they still have the ability to raise funds. .

But why do they pay for this mistake? The Bankruptcy of the Two Housing Group has little impact on them, and they can even use this opportunity to make a fortune.

The downturn in real estate will depreciate their real estate properties, but what about it? They themselves don't make money by investing in them. They just can buy the bottom while the price is falling.

Moreover, the economic situation deteriorates, so many people in the United States will be unemployed, and the wages of employees can be reduced, which is also beneficial to them.

The Liangfang Group has become a Company that doesn't hurt grandma and uncle loves. More than a year ago, it was still beautiful. I didn't expect the world to change so quickly, and now it is on the verge of bankruptcy.

In fact, according to Feng Yu's analysis, Liangfang Group should have filed for bankruptcy protection long ago. Because when applying for bankruptcy protection, some debts may not be repaid temporarily, and some interest will not continue to grow. They can have sufficient time to carry out asset restructuring.Many companies during the bankruptcy protection period, after reorganization, will arouse some company's interest, so as to get rid of the risk of complete bankruptcy.

The fact that Liangfang Group can issue so many bonds is enough to prove that they still have many high-quality assets.

Unfortunately, because of the need to cover the cover, many shareholders at that time chose to conceal the true situation of the Corporation, and then borrowed heavily in order to tide over the difficulties. As a result, the difficulty was over, and he fell into a deeper pit.

The current two-bedroom group, no one wants it for nothing. Insolvency, whoever takes over will lose.

The U.S. housing loan default rate is still rising, and the pit of the two housing groups will become deeper.

The U.S. Government couldn't get out at a glance, so it had to take over. Liangfang Group cannot go bankrupt, otherwise the economy of the United States will be over. The financial market will definitely collapse. There are too many financial companies related to Liangfang Group, which will form a chain reaction.

However, the Government took over and it was very controversial. Because many people say that American taxpayers’ money should not be used to fill the company’s business pits. Those shareholders should be allowed to come out with money to rescue this Corporation.

There are so many foreign investors holding shares of the Liangfang Group, many of them are state investment institutions, let them take out the money. They still hold so many bonds of the Liangfang Group, do they want to watch the bonds become waste paper?Although the debt is higher than the equity, if the Company goes bankrupt, what can your bonds get back?

The EU and Japan are not rich, let them come out.

What worries these people most is that once the Two Real Estate Group goes bankrupt, will the Government that takes over at this time have to bear the debt repayment?

Other countries that have invested in the bonds and stocks of the Liangfang Group were relieved after hearing the news. The U.S. Government finally took over the Liangfang Group. This time it should be less dangerous, right?

The S&P credit rating of Liangfang Group has fallen all the way, from the highest quality AAA credit rating to the current CCC+ credit rating. In other words, S&P believes that the two housing groups are likely to default. Without good business, financial or economic conditions, the default rate will definitely be very high.

It is also because of this that the shares of the Liangfang Group are difficult to pull back.

Standard & Poor's said that the credit ratings of these two corporations are so low that they have insufficient repayment ability. Is there anything worth investing in?

But after the U.S. Government took over, these were different. The U.S. Government, with AAA credit rating, has a very strong repayment ability, and it is basically impossible to default.There are even many people who say that the bonds issued by the two housing groups may be equivalent to the national debt of the United States again, and the yield is higher than that of the national debt.

At this time, the value of the bonds of the Liangfang Group began to rise, and the stocks of the Liangfang Group also began to rise. It seems that the Liangfang Group is going to rise from the dead.

But is it true? Feng Yu is about to pierce this illusion!

Chapter 1832: Poor Rice

Liangfang Group was taken over by the U.S. Government. When everyone thought that the Liangfang Group might tide over the difficulties, Feng Yu asked people to publish a series of data in the media.

These include the fiscal revenues and expenditures of the U.S. Government in the first half of this year, the debt amount and debt ratio of the two housing groups, the amount of losses in major U.S. banks, the default rate of real estate loans, and so on.

Once these data were released, it caused an uproar.

Ordinary people may not pay too much attention to these. They just look at some superficial phenomena and think that the United States is the richest country in the world, and the U.S. Government is definitely also the richest government.

But when they saw the fiscal deficit, they were surprised to find that the U.S. Government had no money.

Moreover, the number of national debt issued by the U.S. Government is far more than that of other countries, 1.5 trillion US dollars, which were purchased by many countries in Europe and Asia.

The interest of the national debt is higher than the bank interest. That is to say, even if the taxation of the United States is good, it must first redeem the mature national debt held by other countries before it can be used for the normal operation of the Government.

The U.S. taxation simply cannot support this normal operation. They can only continue to issue treasury bonds and operate in debt.Although it seems that the U.S. economy has developed very well in recent years, when GCEO rge Bush was in office, he started a war. The money spent in the war is also an astronomical figure.

Not only buying those weapons and equipment, but also paying military personnel's remuneration and pensions. This is a very large expenditure.

Infrastructure, welfare, etc. cannot be stopped. The number of unemployed people in many industries in the United States has increased sharply last year, which has increased the number of people receiving Government benefits and increased Government expenditures.

In order to stabilize the market economy last year and the first half of this year, bailing out those financial institutions was also a large expenditure. The current U.S. Government basically has a very high debt ratio and cannot make ends meet.

How can such an American Government save the Liangfang Group?

If you have money, of course everything is easy to say. It is difficult to make ten thousand yuan quickly, but there are many ways to make ten thousand yuan quickly.

The problem is that the U.S. Government has no money at all!

The pit in the two rooms is simply hard to save. Some consortia have money, but they will never use it to fill this hole.

Generally, when the Government has no money, there are actually two ways. One is to issue treasury bonds, the other is to bank loans. Then next year, think of ways to increase income repayment, which can increase the tax rate and stimulate the economy.But at this time, the national debt of the United States cannot be issued normally. The economy of the United States is like this. Who will buy the national debt of the United States?

GCEO rge Bush talked with China, and he found that China is the one who can get a lot of cash now. Unknowingly, China's economy has developed so fast, and China's state-owned enterprises have developed very well, and their income has increased sharply year after year. China Government must be rich.

GCEO rge Bush wanted to sell a large amount of treasury bonds with China so that the United States would have money to function normally, and he was willing to pay high interest rates for this.

Unfortunately, this was directly rejected by China. China's reply is that China is also short of money, and has issued a lot of national debt in order to prepare for the Olympics. It is time to repay it.

And because the Olympic Games funds more capital for Beijing, other provinces have complained, so China intends to increase funding for other provinces to invest in infrastructure, transportation, and so on. It really has no money to buy US national debt.

Although China has a lot of foreign exchange reserves, most of them have bought European government bonds and so on, and cash is very small. If we buy a large amount of US Treasury bonds, China's foreign exchange reserves will be insufficient.

However, since GCEO rge Bush has spoken, China still has to express it in a friendly and mutually helpful manner. So what, just buy a five-billion-dollar US national debt.GCEO rge Bush heard these words and almost died of anger at the time!

Five billion U.S. dollars. With such a small amount of money, do we issue national debt? How can it start at tens of billions of dollars?

You, China, are you helping? You are obviously taunting us! Our country is as big as the United States, with so many places to spend money, 500 million U.S. dollars, you are sending those small countries in Africa!

GCEO rge Bush didn't talk with China, and talked with EU, Japan, South Korea, Southeast Asia and other countries. Unfortunately, these countries don't have much money now.

And because of the shortage of a large number of bank funds in the United States, they have already helped a large amount of money. Where can there be more money? If it's a few hundred million dollars, they can get it out, but if it's tens of billions of dollars, they can't answer it.

GCEO rge Bush certainly knows that they are also an excuse, 10 billion US dollars, he can get help from these countries and regions. Especially in the European Union, how can there be no US$10 billion in a strategic alliance composed of so many countries?

These were clearly excuses, but he was helpless. Why must other people's money have to help the US?

Originally, the U.S. could still borrow money from banks, but too many banks in the U.S. have gone bankrupt, and the remaining banks are in a state of shortage of currency.Although the bank seems to be rich in assets, there is not much money that can really be taken out. Most of it is loaned or invested.

The current economic situation is like this. Their cash is higher than usual to cope with the possible centralized redemption situation. They can't always take bonds and pay to customers, right?

The bank wants to lend. The US Government's credit rating is still very high. But they really don't have money. Small loans are okay. Bank of America can't afford loans that amount to tens of billions of dollars.

Don't forget that the highest layoffs this year are financial institutions such as bank, which are more layoffs than the US car industry on the verge of bankruptcy.

It can be seen that in order to save money, commercial banks in the United States also use various method/trick. What's more, these banks also have a large number of mortgages and car loans that may default.

The U.S. once encouraged financial innovation, and the U.S. has the most various financial derivatives. But when the economic situation deteriorates, financial institutions suffer the most.

Their short-term transaction flow could not solve the current predicament at all, which caused a large number of financial institutions in the United States to go bankrupt and affected many financial institutions in Europe and Asia.

When everyone saw these data and situation analysis, they were all shocked.It turns out that the US Government, which they have been full of confidence for a long time, has reached the time when the oil and the lamp are all gone?

So after the US Government takes over the Liangfang Group, will it be dragged down by the Liangfang Group?

Can Liangfang Group really save it?

After the market opened that day, the shares of the Liangfang Group plummeted again, with a drop of more than 40%!

Chapter 1833: The Financial Crisis Broke Out

The U.S. Government itself has taken over a big problem, that is, U.S. International Group, the world's largest insurer, with total assets of more than one trillion US dollars.

At that time, the U.S. Government was unable to help other financial institutions, however much one would like to, otherwise Bank of America would not be allowed to acquire Merrill Lynch, nor would it find someone to take over Bear Stearns Corporation, nor would it go to Lehman Brothers. Bank filed for bankruptcy in spite of it. This is also the top investment bank in the United States.

This time the U.S. Government once again took over the two-bedroom group, and Feng Yu found someone to reveal that the fiscal deficit was extremely high and he could not afford it. The U.S. economic and financial crisis inevitably broke out.

Originally, the subprime mortgage crisis in the United States was very serious. Otherwise, there would not be so many financial institutions going bankrupt, and European and Asian banks would need to inject capital.

But at that time, the United States assumed that we were strong and that these difficulties could be solved, and temporarily stabilized the market.

And this time, when the big pits were exposed, the U.S. Government could no longer suppress it. The subprime mortgage crisis truly evolved into the U.S. financial crisis, even a financial turmoil, and it will spread to many countries and countries around the world. area.

Some countries bought U.S. national debt, or invested a lot in the U.S., and the U.S. economy fell, so they naturally lost money.Other countries have linked their currencies to the U.S. dollar. When the U.S. dollar continues to depreciate, their currencies will also depreciate and their purchasing power will decline, which has evolved into inflation.

But the root cause is that the U.S. Government did it by itself!

The housing plan of GCEO rge Bush stimulated the development of real estate and allowed more subprime loans to be issued, seriously ignoring the quality of assets.

Originally, this problem was not too serious, but Wall Street in the United States encouraged "innovative" financial products, so various financial derivatives were abused, the financial transaction chain became very long, asset securitization, and the original value of one dollar products , The packaging became more than ten dollars, which seriously exceeded the original true value.

Among them, Merrill Lynch, Leman Brothers bank is the leader among them, so they are also the second largest financial institution that has declined or even went bankrupt.

Some people say that these fundamental reasons are due to the fall in real estate prices, or even the collapse, which led to an increase in the default rate, which is even vital to the downturn in the car industry in the United States. Otherwise, so many people will not be unemployed and the default rate will also be high. Not that high.

But in fact, these are due to the US Government.Around 2003, when the housing plan of GCEO rge Bush was implemented, Bank of America's interest rate was only 1%. And in less than two years, it dropped from 6.5 percent to 1 percent.

At that time, the rate of real estate growth was much higher.

Therefore, after many people measure it, they find that the interest rate on loans is not rising as fast as real estate. Buying a house now is very cost-effective/worthwhile.

After they bought the house, the Fed began to continuously raise interest rates.

By the time of 2007, the interest rate had been adjusted back to a high of 5.75%. In other words, the loan interest of many people had risen more than five times!

In addition, the staff of many lending financial institutions deliberately left loopholes in their contracts, allowing the interest on loans to rise with the adjustment of the Fed, which sharply increased the pressure on many people to repay.

Why did the United States adjust interest rates? Because it wants to increase income, the U.S. Government is poor and has no money.

When the US economy was so good, how could it suddenly run out of money? Because of the war!

The United States launched wars in Iraq, Afghanistan and other regions. One is to show its military power, and the other is to prevent the outbreak of domestic conflicts. But the most fundamental reason is that Iraq decided at that time to change the settlement of oil in US dollars to euros. .The United States is afraid that other OPEC countries will follow suit, and the status of the US dollar will definitely decline. The several wars launched by the United States all have a fundamental relationship with these.

U.S. government has always been supported by consortia. Among them, energy, finance and military industry are the main ones. Technology companies such as Microsoft are not ranked at all. Even the Wal-Mart Group, the world's top 500 group, is nothing.

Originally, the United States thought that for the war between these two regions, US$50 or 60 billion in military expenditures would be enough. It could not only realize the government's intention, let crude oil be pegged to the US dollar, but also demonstrate its strength and give them a voice in the international arena. Increase and suppress the growth of the euro and suppress the economic development of Asia.

Unfortunately, due to the support of Europe and Asia to the Middle East, the war did not end in a short period of time as envisaged by the United States. On the contrary, the time was prolonged, causing the expenditure of the United States to fall from the planned amount. Ten billion U.S. dollars has become nearly eight 100 billion U.S. dollars!

Is such a high expenditure possible without tax increase? Not wanting to generate income, the Government of the United States has long gone bankrupt!

So the fundamental reason lies in the decision of the U.S. Government and the policy of GCEO rge Bush.Compared with Clinton, GCEO rge Bush is not a little bit worse. There was also a war at Clinton, Kosovo? At that time, it was also because the euro had to challenge the status of the dollar.

As a result, Clinton successfully changed the euro from 1:1.17 to 1:0.86. The dollar did not appreciate, but the euro depreciated.

Coupled with the appointment of Clinton, a financial turmoil broke out in Asia. Except for a few such as China, the fastest growing regions in Asia, including Japan, suffered heavy losses.

As for GCEO rge Bush, it seems that the U.S. economy is very good, but in fact, there are many hidden dangers. Those financial groups have completely messed up the US financial market.

There were many investment banks in the U.S. before. The so-called investment bank was the domestic securities corporation. These investment banks went bankrupt and closed down one after another.

The last two investment banks left on Wall Street are Goldman Sachs Morgan Stanley. The last two investment banks have also begun to apply for conversion into commercial banks so that they can be stored normally.

In other words, there is cash inflow, which allows them to tide over difficulties on their own, without the assistance of the Government.

Of course, although they are commercial banks, they still have investment bank-related businesses.However, the two top investment banks in the world will also be converted into commercial banks, which proves that the US financial crisis is beyond the reach of the Government.

General Motors, Chrysler Cars, and Ford Company, which have been carrying them all the time, have also announced that they have suffered heavy losses in the first half of this year and hope to receive assistance from the Government.

Ford is okay. The first one sold some businesses and was able to get through the difficulties with his own ability, but General Motors and Chrysler are different. They are also preparing to file for bankruptcy protection!

Feng Yu looked at the news on the internet/network. This financial turmoil has indeed broken out, but it is not serious enough. It seems necessary to push it again!

Chapter 1834: Crazy Short Selling

The financial crisis in the United States finally broke out, earlier than the previous generation/life, but not as severe as the previous generation/life.

How can this be done? If the financial crisis is not that severe, how can Feng Yu's goals be achieved?

The simplest thing is to make the stockmarket of the United States fall sharply, thereby causing the financial market of the United States to collapse, making it impossible for the United States to pull it off. Only in this way can the United States' economy be hit to the greatest extent and the gap between China and the United States can be narrowed.

To make the U.S. stockmarket fall sharply, in addition to constantly releasing various bad news, someone must lead the short selling of U.S. stocks, short U.S. stock index futures, and take action in the U.S. dollar market and other financial markets to be comprehensive Blow!

The shares of Liangfang Group are no longer necessary for short selling. Now they have fallen to about sixty cents, and they cannot be borrowed at all. How can they be sold short?

However, Feng Yu chose some Corporation stocks that no one dared to think of, such as Morgan Stanley, a financial giant controlled by one of the ten largest consortia in the United States.

From Goldman Sachs Corporation, Morgan Stanley shares can be borrowed.

This is also a kind of short-term borrowing. The interest rate of the current short-term borrowing is rising, so most people will not borrow a lot, and the cost is very high.

But this is nothing to Feng Yu. He has sufficient cash reserves and is supported by Kirilenko, Fu Jia and Li Jia.Fu Rongqi personally led people to continue to sell the dollar, and did not give the dollar a chance to turn around. Once the U.S. dollar rises, investors' confidence in the U.S. will increase. If Feng Yu leads people to sell short, the response will not be so much.

Feng Yu also notified the country and asked Zhang Ruiqiang to pay attention to the delivery of the gold contract. During this time, the gold will definitely fluctuate abnormally. Feng Yu cannot keep an eye on it, so he cannot give the best advice.

It just so happens that China really intends to allocate funds to some provinces in China to stimulate the domestic economy. After all, China is also affected by the international financial market, and its economic growth has slowed down.

The economic growth rate in the first two quarters was close to 11% at one time, but there has been some decline in these two months. It is expected that the economic growth rate in the third quarter of this year may be only over 10%.

If other economic powers have such a high economic growth rate, they can wake up from a dream, but China is still very dissatisfied. One is because China's economic aggregate is still far behind the top ones, and the other is that China has a very large population, and there are many places to spend money. In other countries, it seems that the funds are very sufficient, but China is not enough.China is a big exporting country. Even with the Feng Yu butterfly in this life, many industries have undergone sky and the earth turning upside down changes, but the proportion of exports is also very large. It is only from low value-added products to high value-added products. Value of the product transition.

However, the economic recession in the United States has triggered economic recessions in many countries in Europe and Asia. The purchasing power of those regions has declined, and the import volume has naturally fallen. China's export trade has also been severely affected.

It is also because of this that China's economic growth has slowed down, but it has also developed rapidly.

If exports are blocked, then domestic demand will be stimulated to ensure economic development. It just so happens that China wants to rectify the retail and other industries. The rectification of these industries also requires substantial investment.

As for letting China's foreign exchange to short-sell crude oil futures, this does not work. The black pot of falling crude oil will be deducted on China's head, which will seriously affect the relationship between China and the East, which is not cost-effective/worthwhile from a long-term perspective.

However, Feng Yu also told Zhang Ruiqiang that the price of crude oil has fallen to nearly 80 U.S. dollars. You can sign a long-term contract with the OPEC country and pay a part of the deposit first. Sign up.

This year to the end of the year, the price of crude oil will definitely fall all the way, but beginning next year, crude oil will rebound again and will surpass one hundred dollars again.Feng Yu's reason is that those members of OPEC will also lose a lot in this financial turmoil, and their debt will rise sharply. They need money to relieve financial pressure.

The U.S. shale oil will begin production in the hope that it can be self-sufficient, but precisely because of these, it will stimulate the price of crude oil to rise and stay high, which is also in the interests of those oil giants.

After listening to Feng Yu’s analysis, Zhang Ruiqiang had a meeting with domestic economic experts and others. Those experts also believed that Feng Yu’s analysis is very likely to happen. Don’t let the US economy continue to deteriorate. .

Hearing what the experts said, Zhang Ruiqiang made a final decision, according to Feng Yu's statement, from a long-term perspective. However, the gold contract cannot be fully delivered, but some financial leverage multiples are delivered, but the multiples are very low, then continue to hold.

Feng Yu didn't even say that by the end of the year, the gold price will definitely come back. Funds from other financial markets such as stockmarket will flood into the gold market. This is the most normal situation during a financial crisis.

China also cannot be charged with manipulating the price of gold, so it is better to reduce the multiple and protect capital investment. Those foreign exchange reserves must also be retained. Although Feng Yu's suggestions have been made and some reductions have been made, they cannot be reduced too much at once.Otherwise, even if Feng Yu has promised, Feng Yu will do all he can to help when things happen, and they may fall into crisis. China At this time, there can be no risks.

With the withdrawal of large sums of funds from China, the gold market immediately caused a lot of shock. Then, some consortia's investments also withdrew. When the financial crisis occurred, they must first take care of their most fundamental interests.

The price of gold suddenly began to fall. Some consortia and investors also saw the opportunity and began to short-sell gold contracts in the hope of making huge profits.

Short selling contracts in the crude oil market have also begun to increase sharply, and the price of crude oil has fallen at a faster rate. Although OPEC and other member states have come out with a large sum of money in the hope of holding the price of crude oil, it does not help.

The amount of short-selling funds is too large, they simply cannot match. Said that these OPEC members are very rich, but that is calculated on a per capita basis. If you count the total output value, they can only be regarded as average. In particular, foreign exchange reserves are not much.

Feng Yu also used high financial leverage to increase their positions and reduce their risk reserves. Many funds are now short-selling, and the general trend has been formed. The risk of crude oil rising will be very low.

What's more, even if it rises, one batch can be delivered, and the profits can be kept as a reverse hedge.Feng Yu also made people declare to the media that the stockmarket in the United States is going to end, and the collapse is inevitable. If you don’t believe me, look at Morgan Stanley, the so-called extremely powerful, and their Corporation’s stock fell 12% in two days, and it is still falling rapidly!

The financial crisis in the United States is more severe than the previous generation/life outbreak!

Chapter 1835: Soros' Choice

Every outbreak of a financial crisis is a disaster for many people, but it is also an opportunity for many people.

Danger and opportunity always coexist, it just depends on whether you have that ability.

Soros is obviously a very capable person.

Although there is only one Juken Miller left from his Big Four King Kong, he has also cultivated many talents suitable for his Corporation. With his personal control, Quantum Fund is still one of the most famous hedge funds in the world.

However, after removing the word hedging, Quantum Fund is not even in the top ten, but Soros is one of the big players in the industry who dare not ignore.

It's just that his reputation is not very good, and he has always been known as a speculator in the financial market.

The consortiums in the United States originally planned to launch Soros to compete with Feng Yu. Soros has a strange investment and is very good at taking rhythm and can lead international hot money well.

But when Soros proved his ability in the Japan market, Soros failed.

Japan's consortium is also famous all over the world, and in many fields, it is also the world's top. Soros led the Quantum Fund to the Japan market, intending to take the opportunity to make a fortune, but he did not expect that he encountered great resistance.Soros's capital scale is not low, but it can only be said that it is not low, far from being huge. Compared with the big companies in Japan, it may not be bad, but compared with the big consortiums in Japan, it is much worse.

The Japanese consortium itself suffered a lot of losses in the European and American markets. At this time, a lone wolf appeared in the base camp. They found that the European and American markets were not easy to do, but their base camp was still stable, not to mention Soros. Yourself.

The method chosen by the Japan Consortium is simple, it is to fight for money. On the one hand, it restricts Soros's speculative lending and borrowing, and on the other hand, it uses advantageous funds to force Soros.

If they swallow this part of Soros's assets, they will not lose money. However, in this way, they have also become supporters of Japan's financial markets and will no longer be able to take action on the European and American markets. At least until the Japanese market stabilizes, it is difficult to do much on the European and American markets.

Soros lost money at that time and asked his clients for help, hoping that they would come up with a sum of money to support him so that he could win.

But those consortiums lost confidence in him. Anyway, according to the contract, their investment is guaranteed. Even if they can't make money, they won't lose. Soros himself will lose.

Soros was abandoned by the US consortium, which made Soros quite angry.During the Asian financial turmoil, he liked a hot knife through butter at the beginning. How much did he make for the capital? Later, he was attacked by Feng Yu, Hong Kong, China and many other funds, which caused him great losses.

However, at that time, if he had sufficient funds, he could still retire, and he would definitely be able to guarantee a certain amount of profit, so that he wouldn't even take in the capital.

That time, Soros did not get over for several years, and it was not until the Internet/network bubble in the United States that Soros re-emerged.

He thought he had proven his ability and would never be defeated. Those consortia would support him very much, and those people had promised him the same way before.

But this time, those consortiums deceived him again, let him once again lose all the profits made by speculating in gold some time ago, and also lost a lot of principal.

If the investors were to be guaranteed a return in accordance with the contract, he would lose a lot of money this time. Soros also thought that this time he could become famous and surpass Feng Yu, Buffett and others, and let the world remember him, and he retired smoothly.

It now appears that he cannot retire yet.

At least until he retires, his wealth cannot shrink. He loves money and has a fanatical love for money. Although his money has long been enough for his extravagant life, he will never be satisfied.Soros already took advantage of the outbreak of the financial crisis in the United States and the chain triggered a shock in the Japanese market, and withdrew many of his investments.

However, since the funds of the large consortiums in Japan have not withdrawn, he still does not have much room for manipulation. And he is very worried that if he wants to short the Japan stockmarket or something, the Japan consortium will continue to take action, then he really has no chance to stand up.

Soros now considers how to turn over and earn back what he has lost.

Now he has two choices, one is to invest in crude oil and gold commodities, which he is not very good at, and the other is to invest in currencies and stocks, which he is very good at.

Now with the collapse of the U.S. financial market, all financial products are falling, which is a good time to sell short.

However, Soros measured it. Gold will certainly not fall so consistently. It is very likely that it will rebound and continue to rise. Crude oil must be the same. Because the dollar is depreciating and funds such as stockmarket are withdrawing, there will definitely be funds The prices of crude oil and other products pushed up.

Soros has a normal relationship with the Middle East, and this time he has a bad relationship with Rockefeller and other financial groups. Some news may not guarantee the timeliness.So Soros considered for a while, gave up investing in crude oil, gold and other products, and decided to invest in currencies and stocks. This is what he is best at and sure of.

And didn't those big consortia deceive him? He has to retaliate this time. He wants the company stocks controlled by those big consortiums to keep falling, and he wants those big consortiums to shed blood!

Those who go to TM can’t sell short U.S. Stockmarket, and those who go to TM can’t short US dollars. Did the U.S. help him when he lost money? Can those ten major consortia that manipulate the situation in the United States help him once?

This time, Soros decided to make the most correct investment for himself!

The stockmarket in the United States is naturally the most thorough field he has studied. After all, he has been in the United States for a long time and is very familiar with many corporations.

Soros's three-dimensional speculation method itself was designed using U.S. Stockmarket as a template, but it has never been used in the United States.

Because of his use, it will harm the interests of the big consortiums in the United States. He is worried that he will never get the support of those big consortiums in the future. After all, Soros's own money is placed in the financial market. storm.

But now it's different. Soros can't watch his money lose. Anyway, the big consortia have abandoned him, so what does he care about so much?And maybe this time, those big consortia can still see his abilities, and turn their heads to invest money in him again for management.

Soros summoned his core subordinates and ordered them to continue: starting tomorrow, sell short US stocks and sell US dollars!

Chapter 1836: Cliff Fall

Lehman Brothers bank went bankrupt. After this news appeared, the stockmarket in the United States fell even more sharply.

Before Leman Brothers bank filed for bankruptcy protection, this does not mean that Leman Brothers bank must go bankrupt. Many companies that have filed for bankruptcy protection have completed reorganization during the protection period, or have found new investors, and thus have not truly gone bankrupt.

But Leman Brothers Bank is different. Although they are also working hard to restructure, it is a pity that there are no new investors. Both Barclays and Bank of America once expressed interest in Leman Brothers bank, but when negotiations started, they found that it was not worth the investment at all.

With too much debt and too few high-quality assets, they cannot see the possibility of turning losses into profits in the short term, and they may not even be able to reverse them in three or four years.

In three to four years, such a large investment is needed, and the risk is too high. And it also spanned the time of the two US Governments. The policy promised by GCEO rge Bush, will the next President continue to implement it?

None of this can be guaranteed, and they need to come up with a lot of cash, especially when they are insufficient in cash, they all give up.

Originally, the shareholders of Leman Brothers Bank thought that the U.S. Government would take action to help and take them over.For example, Bear Stearns Corporation, or even the Liangfang Group, hasn’t the US Government all taken over? Why can’t their Leman Brothers Bank work?

But to the extreme disappointment of investors, the U.S. Government really did not care about the life and death of this Corporation, and watched this once brilliant investment bank go bankrupt.

One is because the U.S. Government is really out of money, and they cannot afford more pressure. They are also unwilling to allow Wall Street investment banks one after another to transfer their operating risks to the U.S. Government.

The rescue of Bear Stearns made the U.S. Government discover a lot of problems. If the Leman Brothers bank is saved, should they care about other investment banks that file for bankruptcy protection?

If they all take over, the U.S. Government will go bankrupt!

This morning, a very interesting scene appeared at the door of the Leman Brothers bank. It was obviously not working hours, but many people poured into the building.

The difference between them is that they usually carry briefcases, laptops and so on, but this time, many of them carry suitcases with trolleys, even one bigger than one.

Some people not only carry suitcases, but also empty backpacks, cardboard boxes and so on. What are they doing here?The Corporation is bankrupt, and many of them have not yet settled their wages. And after bankruptcy, they will leave the office/bureau. Everyone’s office/bureau has more or less personal things of their own.

Corporation All important documents have been taken away, and even the computers that record important information have been taken away. But there are many valuable things in the Corporation, such as printers.

These people are unemployed. Starting from this day, they will no longer receive a penny of salary from the Lehman Brothers bank, and even the salary owed to them before will not be received.

Many people's frustration can be written on their faces, and some even have anger on their faces.

However, when they left the Corporation, everyone's boxes were full of things. At this time, even if they could take an extra pen, they were all exchangeable items.

And these illegal actions are not even controlled by anyone.

The former Leman Brothers Bank was treated very well, and many managers were also middle-class. But they, like many middle-class people, want to live the life of a rich man, want to retire earlier, and enjoy life.

They are both Managers, so they will naturally make some investments. Investing in the financial products of their own Corporation is a good choice.But when the Corporation went bankrupt, their investments really disappeared. The bonds in many of them were now a piece of waste paper, not to mention that many bonds were purchased at a higher value than their own.

And the Corporation stocks they hold, also let many people lose everything one invested. Some people even started to cry as soon as they walked out of the Corporation.

They lost hope in life, and some even felt hopeless. They have to take care of their wives and children, have to repay loans, and have a lot of living expenses. This is not something they can save by simply saving money.

Obviously the Government took over Bear Stearns Corporation, Liangfang Group, and even facilitated Bank of America's acquisition of Merrill Lynch, helping so many Corporations to tide over the difficulties. Why did they stand aside and do nothing in their Lehman Brothers bank?

For this reason, many people hate the U.S. fiscal chief and GCEO rge Bush, believing that it was their different treatment that led to their present day.

During this period of time, bank managers like them are very difficult to find jobs, so many banks are layoffs on a large scale.

And they are different from those who have been laid off. The layoffs still have a lot of compensation, but they haven't even paid their salary!The American financial dream on Wall Street is shattered, as are these unemployed people and many people who invested in these companies.

Whether it is investing in these Corporation stocks, or buying bonds, or other financial products, they are basically losing money.

These highly innovative investment banks and fund corporations have all fallen into a quagmire and are unable to extricate themselves. Instead, the most traditional fund Corporation, began to take the opportunity to take action and earn more profits.

For example, many fund Corporations specialize in investing in stocks, many fund Corporations specializing in gold, and others specializing in oil and other energy, etc. Although these Corporations have also lost a lot of financial market fluctuations, they have reversed operations in a timely manner. Not only can you stop losses, but you can also make money.

This is also the reason why the ranking of fund Corporations in the United States and even the world has changed a lot after the previous generation/life. If you choose the right one, you have grown stronger. If you choose the wrong one, some have lost a lot of money, and some It went bankrupt and liquidated!

When the Lehman Brothers officially went bankrupt and liquidated, the stockmarket in the United States began to fall more wildly. The United States will no longer own any investment bank, and Wall Street is over. Such comments flood the media.The Lehman Brothers bank was abandoned by the U.S. Government, and Feng Yu asked someone to promote the U.S. Government some time ago that the U.S. Government is also out of money, causing panic at U.S. Stockmarket.

Many people began to sell stocks frantically, no matter how low the price, as long as they can sell. I haven't seen so many listed companies suddenly go bankrupt and liquidated. At this time, the creditor's rights have priority, and their stocks have become worthless.

Many people even say that as long as the stock can be sold, it is a profit.

At this time, many fund Corporations also began to short-sell U.S. Stockmarket. Regardless of whether the stockmarket collapsed, they can make profits in their hands. It is king.

When the stockmarket of the United States experienced a cliff-like decline, and it seemed to be unstoppable, Christopher Cox, the chairman of the United States Securities Regulatory Commission, appeared.

Chapter 1837: Prohibition Order Announced

The stockmarket in the United States is now in a frantic situation. There are far more people selling and short selling than buying. Many Corporation shareholders are desperately increasing their holdings, but a cup of water on a burning cart of firewood. It doesn't help.

The stocks of financial corporations such as banks and funds led the decline, and even the stocks of corporations such as Coca Cola and Microsoft were following the decline, and they couldn't stop it.

Obviously Coca Cola is still profitable this year, and Microsoft is still profitable, but their stock is falling. When the panic is coming, you will not consider whether your stock is strong.

Many people need to sell these high-quality stocks to raise funds, or save their other industries, or plan to make money by short-selling other stocks. There are also some people who simply sell for the sake of selling. They purely want to cash out their stocks and feel that the stockmarket is too risky.

In a country with a highly developed financial industry like the United States, there are also many people who buy stocks only know how to buy up, but don't know how to sell short.

Most of the short-selling is done by those investing companies, and there are few individuals.

The US Securities Regulatory Commission issued an announcement at this time, prohibiting LUO from short selling, that is, if you do not hold the shares of this Corporation, short selling is not allowed.

The reason is that this is an obvious speculative behavior that seriously disrupts market order and must be prohibited. This method/trick was used during the internet/network bubble.But this kind of LUO short selling is actually not many, the scale is small, and the impact on the market is not enough.

Although the Securities Regulatory Commission of the United States has made such a regulation, the stockmarket in the United States is still falling, and there is no stopping the trend.

Many people call this time a cliff-like decline, and the stock price plummets like a dive.

The wealth of the US financial market is constantly evaporating, and an astronomical figure disappears every day.

After this order was issued, Feng Yu keenly discovered that what he had anticipated might happen. He urgently contacted Kirilenko, Fu Rongqi and others, adjusted his investment strategy, stopped short selling stocks, and began to reap the fruits of victory.

Feng Yu and Fu Rongqi once predicted that once such a cliff-like decline occurs and short-selling in the market becomes extremely serious, how to save the market?

The simplest and most direct way is to order intervention in the market and prohibit short selling.

Regardless of whether you own the shares of this Corporation, short selling is not allowed anyway. Especially for some key stocks, after the stocks leading the decline are banned, the whole momentum can be reversed.

During the Asian financial crisis, Feng Yu and the others discussed it. Once they couldn't hold on to the stockmarket in Hong Kong, they would adopt this approach.Fortunately, in the end, the funds led by Soros failed first, and they did not adopt this extreme method/trick.

But at this time U.S. Stockmarket, if this method is not adopted, there is no other way.

If the government does not take over companies such as Bear Stearns and Liangfang Group, then the U.S. Government may be able to spend a lot of money to stabilize the stockmarket, but now the Government has no money, and the stockmarket is down, they can only use some administrative methods/trick!

In the past few days, Soros has sold a lot of U.S. Stockmarket's stocks short and has made great profits. Some of his losses began to be filled back.

It is indeed the right choice to do what he is best at investing in. The warning from those consortiums, go to hell.

At this time, many consortia's investments are also losing money, and Soros doesn't care anymore. He is a normal business investment, what's the problem?

It's just that Soros is staring at the short selling of the Corporation stocks under those big consortiums, and the retaliation is very obvious.

Today, he heard the order from the China Securities Regulatory Commission to ban LUO from short selling. He didn't care at all. This had no effect on him.

His short-selling behavior is still going on, and his loss has not been made up yet, and since he did, why not make more money? If he has enough funds, does he care about the attitude of those consortia?GCEO rge Bush sat with his team to discuss how to save the stockmarket in the United States. The current situation is too serious. The stockmarket in the United States has fallen too sharply.

Many people's investments were liquidated and forced to liquidate. Every time someone thought it was a trough, they would be surprised to find that this was far from reaching the trough.

Even according to Buffett's classic theory, many Corporation stocks have already fallen below their true value, but no one dared to go in and buy the bottom.

At this time, entering is not a hunter, but a hole filling. Those who want to hunt down and cause blood loss are the best proof.

"President, the media has released the news again, and it broke out that several Corporation financial consultants used to be the financial consultants of Liangfang Group, so many people now suspect that the financial affairs of those Corporations are also fraudulent.

GCEO rge Bush is very angry, that damn media, can't you shut up at this time? He clearly asked someone to say hello to the Corporation. Don't let any negative news be released at this time, but the media replied that the press needs freedom and the Government has no right to interfere with them to tell the truth.

And GCEO rge Bush also discovered that the media was vaguely related to Feng Yu, but unfortunately there was no substantial evidence. Even if there is evidence that the media is related to Feng Yu, what about it?What he broke out was real news, completely legal, what could he do? What's more, the media seems to have shares in Russia, the United Kingdom, and Japan Corporation. At this time, he can no longer provoke these countries.

"Is there no good news?! " GCEO rge Bush angered.

"Yes, Cox said. After studying, they came up with a way to stop the stockmarket from continuing to fall frantically, but it requires the cooperation of the Government and the Federal Reserve."

GCEO rge Bush suddenly became interested, and finally there is good news. The Fed will definitely cooperate and must cooperate!

"What way, talk about it."

"No short selling order! "

GCEO rge Bush frowned: "Isn't this already ordered?"

This TM is called a good method, it has no effect at all. After thinking for so long, have you come up with such a solution that has no effect at all?

"No, this is different from the previous one. It stops short selling of financial stocks for ten days and completely stops. All investment institutions must report short positions every day. Any suspected market manipulation will be subject to sanctions! "

GCEO rge Bush have a surprise: "Stop short selling of financial stocks? Is this okay? We are a financially open country. Will this have a serious impact on the future?"This is nothing short of a salary draw, and GCEO rge Bush also thinks this will cause a huge shock. This is completely contrary to the free market that the United States has always promoted.

"This is the last resort. Stop the collapse of financial stocks, and then other falling stocks will be stopped, so that the panic will disappear. Of course, the Government and the Federal Reserve have to make an asset rescue law~ The huge amount of cash is lent to those financial corporations so that they can tide over the difficulties, so that investors can restore confidence in them. We need time, and this can buy us enough time."

GCEO rge Bush frowned, still asking for money? !

But he thought about it, it seemed that there was only this way. But he can't recite this black pan.

Since it was the method that the head of the Securities Regulatory Commission thought of, let him carry it in front of the stage. In the end, let him carry it!

When many people were short selling, the China Securities Regulatory Commission issued a shocking announcement: to stop short selling of 797 financial stocks for ten days. All investment institutions must report short positions every day and strictly investigate market manipulation behaviors!

All investors were stunned by this announcement!

Chapter 1838: It's Blaster

"Feng Yu, you are so amazing, the U.S. really made such a short-sale prohibition order! " Fu Guangzheng was amazed. Feng Yu can analyze this kind of thing. It is worthy of being called the world's number one investment by many people. people.

"Yes, this time we withdrew in a timely manner. We did not suffer any loss, and our funds were not occupied. We can continue to sell US dollars, thanks to your reminder." Professor Liang also said with a smile.

Fu Rongqi was even more surprised by this. Although he thought Feng Yu's analysis was reasonable, he never expected that the United States would actually dare to adopt this method. How much influence should this have on the US stockmarket.

How much pressure should Cox bear? And how many people's interests will this touch? Cox doesn't worry about it... After all, it didn't take long for the executives of the Liangfang Group to kill themselves.

Feng Yu took a deep cigar and said relaxedly: "I said, this is the most effective way. Although it will affect the image of US Stockmarket for a long time, the United States absolutely can't afford the stockmarket to fall wildly again. Didn’t you find out, Many U.S. investment corporations are also selling short US Stockmarket?"

When speculators in their own country also start to take action, how can the stockmarket of the United States still be able to stay? Many people choose to short the stocks of other Corporations and then make profits to cover their own Corporation's losses.Anyway, it was all other corporations that were damaged. Although many of the wealthy’s own Company stocks are falling, they are far less miserable.

Their stocks have fallen and their assets have fallen, but the impact on the normal operation of the Corporation is not significant. If the stocks fall, the company's liquidity will not decrease, but the market value has fallen.

And they shorted those financial stocks and made real dollars. This part of the profit is much more than their loss.

What's more, they are also confident that their company's stock can rise back, and they can even take the opportunity to buy at a low position and earn more in the future. After all, many stocks have fallen below their true value at this time, and the future rebound is certain.

It's just that the timing of the pick-up is uncertain, which makes many people hesitate.

The financial market in the United States fell wildly, especially financial stocks vented wildly, which also caused financial stocks in other important markets to plummet, and drove the entire market down.

For example, London, Tokyo, Hong Kong and other markets have been severely affected. Although they are not as miserable as the United States, they have also caused panic to a certain extent.

At this time, many upper-class people in Hong Kong are also communicating with the special chief. The chief chief hopes that these rich and powerful people will spend a sum of money to stabilize the stockmarket.As one of the most important financial markets in Asia, Hong Kong is also one of the four largest financial markets in the world, and its capital scale is also very large.

The financial industry is also one of Hong Kong's pillar industries.

However, these upper-class people do not intend to support the market. In their view, the Government should be responsible. If the Government is not able to handle it, can't they still ask mainland for help?

The mainland's financial market is far less affected, and short selling is not allowed there. And how rich the mainland is, why should they pay?

Why did the Li family not participate, why did the Fu family not participate, why did the Zheng family not participate, co-authored we are so bullies?

If it doesn't work, you can also learn from the US, the next short-sale ban. These wealthy people have received warnings from Feng Yu, Li Jia, Fu Jia, Zheng Jia and others in advance. Normally, it doesn't matter to buy or sell short, but when the Hong Kong stockmarket is stable, no one can take advantage of the stockmarket!

If anyone dares to take the opportunity to start, don't blame them for uniting and letting your family's Company go bankrupt!

Many of families like the Li family and the Fu family can't afford it, let alone Feng Yu's name. Many people have rumored that Feng Yu is not only the richest man in the world, but may also be the spokesperson for mainland. They dare not provoke.Besides, if you don't sell short, you don't sell short, which saves their Corporation's stock from falling.

Hong Kong subsequently issued an order to prohibit LUO from selling short, and strictly investigate the manipulation of the stockmarket, and increase penalties.

And also implemented a promotion system, that is, the price you sell short must be higher than the latest transaction price. In this way, short selling will not directly cause stock prices to fall, and this system has long been abolished in many countries.

At the same time, similar measures have been promulgated in many countries and regions around the world. The U.S., which claims to be absolutely free, has been regulated. What do other countries care about?

Some countries are even more ruthless. Didn't the United States only temporarily ban the short selling of financial stocks? They directly banned the short selling of all stocks, and they have not even announced a time limit.

In other words, you don’t know when this ban will be lifted. There are even speculations that some countries may not intend to temporarily ban them. They may directly define short selling as illegal, just like China and Saudi Arabia. behavior!

Many speculators have lost a lot of money during this period. Either their short-selling is banned, or they cannot suppress the stock price at all, and they lose money instead.Among them, the speculators in the U.S. have suffered relatively large losses. This ban appeared too suddenly and did not give them a chance to react.

And the ten-day temporary prohibition order also made many of their contracts occupy a large amount of funds. Not only did they lose profits, but many stock prices were rebounding, and they watched to lose money.

The more you use high financial leverage, the greater the loss. Many people are forced to liquidate their positions. Lose everything one invested.

At this time, the investment is conservative, but the loss will be less. For example, Soros who is good at hedging, although he also lost, but not much.

But in any case, he still lost money. I originally wanted to make up for the losses in the Japan market here, but I didn't expect to lose a fortune here.

What annoyed him the most was that an irresponsible reporter said that there was a lot of short selling in the U.S. market, which was led by Soros, and Quantum Fund was the leader.

Many people still believe it, because Soros has always given others the impression that it is good at using financial leverage to short-sell and get high profits.

And this time, Soros did participate in U.S. Stockmarket's short-sale behavior, he could not explain at all.Soros felt extremely wronged. He participated, but his funds are not ranked at all. There are obviously so many funds involved in the market. The short-selling behavior of many funds before is much crazier than him. Why should he say that he is in? Lead the team?

He wants to lead the team, but now how many people are willing to trust him with funds and invest in him?

So another black pot was snapped on Soros's head, making Soros's reputation worse!

Chapter 1839: Forbes Ranking Changes

"President, are we going to revise the ranking of the world's richest people again in this issue?"

Steve Forbes replied casually while looking at the file: "Of course, this is our Forbes tradition."

Although the ranking of "Forbes" is announced once a year, the ranking is revised almost every quarter, and sometimes someone's ranking changes every week.

"Forbes" also has its own website, there are internet/network magazines, which charge a fee. What they hope most is that the ranking of the world's richest people will change drastically every day, so the sales of traditional paper magazines will increase, and the number of subscriptions to the internet/network edition will definitely be higher.

However, these situations are unlikely to happen, and even if the ranking of some low-ranking tycoons changes, they will not follow too many people.

"Forbes" generally counts the billionaires with more than one billion dollars. Last year, there were more than 1,000 people in the world. In addition to the high attention of the top ten, the attention of the top 100 is also okay, but apart from the one hundred, not many people really pay attention.

Perhaps those who are ranked in the 140th place are not as concerned as the last one. It's like the second place in many competitions, not as good as the penultimate first year.So these things, Steve doesn't care too much. He even felt that there was no need for his subordinates to report to him about such trivial matters, and it would be fine to implement them according to the usual practice.

The subordinates hesitated and said: "President, do we still use round numbers for Feng's assets? Many people say that his assets have already exceeded 100 billion US dollars. Should we directly count him 100 billion US dollars?"

Steve waved his hand: "I don't want this. I will announce it at 90 billion. By the way, put financial investment first in his industry introduction."

Every person on the rich list should not only introduce his age, nationality, and amount of assets, but also his main assets.

For example, Bill Gates, followed by software; Carlos, followed by telecommunications and media; and Buffett, followed by finance and so on.

There are many introductions behind Feng Yu's name every year, and of course, diversified investment is directly written on the big list. But the top ten are all introduced in detail. This Feng Yu's main investment is much richer than other rich people.

It seems that every field that Feng Yu invests in is extremely successful. In many fields, Feng Yu has achieved the number one in the world, which is simply inconceivable.In fact, Steve was the first to propose that Feng Yu's assets had already exceeded 100 billion US dollars, but no one noticed it. Or, many people do not want to believe it.

"Forbes" also has the world's top accountants, asset analysts and other teams to help them verify the assets of many wealthy individuals.

Some people want to be on the list, so they always misreport their assets. They think it's an honor to board "Forbes".

Some people like to conceal their assets. There are many people like Feng Yu. Most of them are from Europe and Asia. They all seem to like to hide their wealth.

Just like some people like to be on the cover of that top magazine and accept interviews from those top media, while some people don't like it at all.

Many sports tycoons, the clubs they run are simply losing money, but they don’t like it. Because their most profitable industry may not be ranked in the industry at all, and they have no reputation.

But after becoming a sports tycoon, not only have their reputations greatly increased, they can even appear on the cover of "Time" or something.

Don't think that they are simply making a name for themselves. These reputations can also bring them huge profits.Those sports fans will buy his Corporation's stock and purchase his Corporation's products, even when he needs financing, it is relatively easy. And these can be transformed into their government capital.

For example, the Boss of the Italian football club also became the head of the club at the same time, and because of this, he was ranked tenth in the world power list that year.

If it weren't for his team's good record and many fans, he would rely on his assets and an Italian team. Why did he rank so high?

Many tycoons will even stand up to the media after the "Forbes" ranking is announced, claiming to the media that "Forbes" has problems with his asset evaluation. The low evaluation has made his rankings lower.

Most of them are rich in North America, Russia, Central to East and other regions. They all value this ranking very seriously and consider it an honor.

After Steve read the document, his subordinates handed him another document, which also contained some forms of changes in the ranking of the rich. He needed to sign and confirm it before it could be published in the magazine.

But when Steve saw the top ten rankings, he looked up in surprise: "Have these data been verified?"

"We have verified and verified many times. The changes in the top ten are a bit big, but they are definitely real."Steve's eyes shrank, and the ranking of the top ten has changed a lot, but very big.

Except for Feng Yu's unshakable first place, the top ten rankings announced earlier this year have all undergone tremendous changes.

The assets of many rich people have shrunk severely this year, because the overall economy of the world is in decline, especially the stockmarket has the fastest decline. Those rich people who rely on the high stock price of the listed Corporation and their assets are relatively high, their assets have shrunk seriously this time .

For example, Buffett was second last year, but this time the adjustment has adjusted Buffett to third. The assets are only one billion US dollars higher than Bill Gates, and the assets of both have shrunk severely.

But what surprised him most was the second place in this list. Europe's richest man, Russia's richest man Kirilenko, his ranking jumped to the second in the world, with a wealth valued at US$50 billion!

This Kirilenko, in this financial crisis, not only did his wealth not shrink, but also rose?

Many of Feng Yu's industries are non-listed and are not particularly affected by the stockmarket decline. Is this Kirilenko the same?

There is also Li Chaoren from Hong Kong, ranked ninth with 210 One billion US dollars. At the same time, there is another rich man in Hong Kong who is in the top ten, Fu Rongqi, with assets of 20 billion US dollars, ranking tenth.China unexpectedly has three people on the list at the same time. This is the first time in history!

India went from four on the list at the beginning of the year to two. The top ten rankings have undergone tremendous changes.

And according to Steve's understanding of these rich people, when the "Forbes" rich list is announced early next year, there will definitely be changes.

Well, this time we need to focus on publicity, maybe this issue of the magazine can make a breakthrough in sales. It would be best if it can lead "Fortune" and "Business Weekly".

By the way, maybe you can discuss with Feng and ask him if he is willing to adjust the amount of property to more than 100 billion US dollars!

Chapter 1840: Invested In 'Forbes'

Feng Yu’s assistant reminded Feng Yu that he received an e-mail signed by the president of "Forbes" in his Wangyi e-mail.

Feng Yu has several electronic e-mails. Some are related to work, some are related to life, and some are handed over to subordinates to manage and remind him of any important emails. Some only Feng Yu knows the password and only the closest ones. Some people know the account number.

Steve Forbes? Feng Yu is very curious, why do you email him at this time?

Feng Yu once accepted an interview with Steve Forbes, but that was under the lead of Bill Gates. At that time, Feng Yu was still a shareholder of Microsoft, and he gave Bill Gates a face.

Later, Feng Yu broke up with Microsoft, and the relationship with Steve naturally faded. Even Steve doesn't have Feng Yu's mobile phone number, so he can't contact Feng Yu directly.

Don't look at Steve's worth, but his influence is huge. He can talk to the President of the United States directly, but he cannot directly contact Feng Yu now.

Feng Yu clicked on the e-mail. Steve talked about their Corporation’s adjustments to the ranking of the world’s top ten richest people, and hoped that Feng Yu could allow them to adjust Feng Yu’s wealth so that the sales of "Forbes" would increase. Make a promise to sell part of the shares to Feng Yu.If the world’s richest man is also a shareholder of Forbes, then the status of Forbes will be very different. Moreover, Feng Yu is not the average world's richest man, he is the world's richest man with more than 100 billion US dollars in assets, and his status is unshakable!

Another Feng Yu is not a well-known investment. If Feng Yu invested in "Forbes", the market value of Forbes would definitely skyrocket.

In addition, Feng Yu has its own "Wind & Rain Business Weekly", directly using this price to buy shares, "Forbes" can completely open up the Asian market, thereby widening the gap with other business magazines.

It is quite tempting to invest in "Forbes". After all, this is one of the most authoritative business magazines in the world, and there is nothing that Feng Yu hates.

Speaking of chatting with that Steve, Feng Yu thought it was quite pleasant. Steve is a person with very high EQ.

But let "Wind & Rain Business Weekly" be completely integrated into "Forbes", this Feng Yu disagrees. Both parties can exchange shares. Since "Forbes" is controlled by their Forbes family, then "Wind & Rain Business Weekly", the top Asian business magazine founded by Feng Yu, still needs to be controlled by Taihua Holding Group.

The gap in value can be filled by Feng Yu with cash.Feng Yu returned an email to Steve, asking him to come to China to negotiate. For such trivial matters, it is impossible for Feng Yu to go to the United States to talk about it.

When Steve received Feng Yu's reply to the email, he booked a ticket very happily and flew to Hong Kong that night. Feng Yu will be here all this time.

Chapter 1841: Target Of Fortune

Feng Yu finally discussed with Hu Run, that is, the two sides exchange 49% of the shares, and Feng Yu will take out some cash to make up the difference.

After all, "Forbes" is a top business magazine with a market value close to one billion US dollars. Although "Wind & Rain Business Weekly" is also a top in Asia, its market value is quite different. If it weren't for the internet/network e-magazine, it’s better. , I am afraid the gap will be even greater.

Feng Yu remembers that at the time of previous generation/life, "Forbes" was eventually acquired by a Hong Kong consortium to acquire most of the shares. The non-listed Corporation did not announce it, but after the news broke out, "Forbes" did not make a statement. refute.

It can be seen that if you have enough money, you can still impress the other party. What's more, Steve Forbes's dream is to make "Forbes" the world's largest business magazine, far surpassing "Business Weekly" and "Fortune".

Feng Yu has long been dissatisfied with the rankings of magazines such as "Business Weekly" and "Fortune". Does his achievement take turns to assess the head and discuss the feet of those magazines?

Do the so-called economic commentators of those magazines get any take action results? Feng Yu has always sneered at the so-called economic expert lectures. If they are really so good, they still need to come out to teach?Perhaps the theory is very powerful, but the actual operation is definitely average. Take He Zhaoji, who dares to say that he is not a financial expert? But no matter how many people invited He Zhaoji to teach, He Zhaoji never agreed.

One is that the appearance fees given are too low, which he doesn't like. The other is that he needs to rest and relax. When he is busy, his nerves are too tight.

Just like Ralph once said to Feng Yu, if Feng Yu is willing to give a speech, he can definitely fill the Wind & Rain arena. Even if a ticket is 100,000 US dollars, he can guarantee a full seat, even for several consecutive games.

But will Feng Yu look at this money? In Feng Yu's view, there is enough time to prepare this speech and give a speech, enough for him to easily make so much money in the financial market.

And why should Feng Yu’s money making experience be shared with so many people? One hundred thousand dollars just wanted to hear her method of operation, it was too cheap.

Therefore, in Feng Yu's view, these so-called experts who often make money by speaking and publishing books are certainly not really good people. But some real talents will play a speech or publish a book on a whim, but they will never do these things frequently.The same goes for those commentators. If they really have the ability to become a manager, they will earn more, and even start a company by themselves. People of this level are also rationed to comment?

[It is reported that Feng Yu, the richest man in the world, has invested in Forbes Group and became the largest shareholder of Forbes Group]

This news was exposed by Forbes Group itself and quickly occupied the headlines. Forbes Group is the parent company of "Forbes" magazine. It is surprising that this Corporation allowed Feng Yu to invest in shares. It actually made Feng Yu the largest shareholder?

There are some tips for repaying the news. Feng Yu is the largest shareholder, but the shareholding ratio is only 49%. According to this report, people who don't know think Feng Yu has already controlled Forbes Group.

Moreover, the shares are held by the Wind & Rain Holding Company group, not Feng Yu's personal shares. Although Feng Yu is the controlling majority shareholder of the Wind & Rain Holding Company group, there is no complete equation.

But such a report will attract more attention.

Sure enough, countless media immediately contacted Forbes Group to ask for proof of the authenticity of this news. Of course, many people contacted Wind & Rain Holding Company Group, Taihua Holding Group, etc., also wanting to be confirmed.However, neither party responded to this, but the CEO of Wind & Rain Holding Company Group praised Forbes Group severely, saying that this is the best business magazine in the world.

This also makes many people speculate that even if the news is different from the real situation, it is not very different. Even if Feng Yu does not take a stake in Forbes Group, the two parties are definitely still in discussions.

The biggest readers of business magazines are these business people. And this year the global economy is down, many business people are unemployed, so sales of all business magazines have fallen.

Many media analyzed that the sales of Forbes may have fallen severely, so it sold its shares. After all, many news media went bankrupt during this period.

Among them, "Fortune" is the most active. Their relationship with Feng Yu has been very poor, especially when "Fortune" has set up a forum, which is a gathering of chairmen or CEOs of multinational companies. There are many responders every year, even including The world's top Company such as Wal-Mart and Microsoft.

However, Feng Yu never accepted the invitation they gave to Feng Yu. Even Zong Qingxian, Kameido Masao and others did not participate. They only planned to send a vice president to participate.

In the end, even the Chairman and CEO of Taihua Holdings and the subsidiary Corporation of Wind & Rain Holding Company refused, which made Fortune very embarrassing.After all, many of Feng Yu's subsidiaries are the top companies in the industry, or even the first in the industry. If such a company does not participate, it will undoubtedly make this forum a lot of shame.

In order to ease the relationship, "Fortune" even held this forum in China, hoping that Feng Yu would let Zong Qingxian or Liu Chuanzhi participate even if he did not participate, but the result was that none of the executives of Taihua Holdings participated. This time even the vice president Don't send it anymore.

"Fortune" also started targeting Feng Yu, targeting Feng Yu's Company, mainly to lower the ranking of these companies. After all, their top 500 rankings are recognized by most companies in the world, and even this ranking can affect the company's stock price to a certain extent.

As for non-listed corporations like Taihua Supermarket Group, they are not counted at all because they are non-listed companies.

On the list of business figures, not only did Feng Yu not be ranked on the top, but Ralph, Bezos, etc. were also not ranked, which was clearly intentional.

Some people have questioned it, but the explanation given by Fortune is that Ralph and others rely on the investment of others to make the Company develop well, so they are not eligible for the list.

As for Feng Yu, they believe that Feng Yu belongs to the background of red capital and cannot be regarded as a business person, so in order to ensure the fairness of the list, they cannot participate in the ranking.But many rich people also have political identities, but they appear on the "Fortune" character list. Obviously, this is still aimed at Feng Yu.

But this time, "Fortune" once again jumped out and clamored, and it made Feng Yu a little impatient.

Although a mosquito can't cause much damage to you, it can be very annoying if it buzzes in your ears. Feng Yu's choice is to slap this mosquito to death!

Many people suddenly discovered that Feng Yu's Twitter was finally updated again.

Chapter 1842: Madly Stepping On 'Fortune'

["Fortune" 500 top ranking fair? This is simply a joke. Take a look at their ranking last year. General Motors, Chrysler car, and Ford car with huge losses are all on the list. Now Ford Car has sold more than half of its business, and General Motors is on the verge of bankruptcy. How does this company call it Strong? 】

[Also they put Leman Brothers Bank, Merrill Lynch in the forefront last year, such as Bear Stearns Corporation, etc. are also on the list. Liangfang Group ranks in the top 100, but their financial fraud ~ fake things, as long as you study carefully, you can find that such a Corporation can also be on the list? 】

[I'm curious, what are the editors of Fortune in their minds, and what is their scientific basis for ranking? Why are they embarrassed to get a global forum? Who gives them the qualifications? Why do they rank other people’s companies? A small company with so small assets and only two or three hundred people, where is the confidence? 】

[Amazon ranks behind Leman Brothers bank, but Amazon is still profitable this year and is rewarding shareholders with generous returns. Leman Brothers bank has gone bankrupt and liquidated. Google, as the most widely used search engine in the world, and has a number of patented technologies, is it ranked so low? 】[I really don’t understand the ranking of Fortune. What credibility does such a magazine talk about? They say they have a guiding role for managers, so I would like to ask, who is guided by Fortune to make a lot of money for the Corporation? 】

["Fortune" has always slandered me many times, and I ignored it, but it doesn't mean you can be unscrupulous. What about your so-called professional ethics? What about your fair report? Are your evaluations really relevant? Why do so many of those rated as the best company by you go bankrupt? 】

[Many people who read your magazine and bought those Corporation stocks, who should pay for their losses? Or should they not believe it at all? 】

After Feng Yu's long Twitter post was published, it was forwarded to his Facebook. In North America, the Facebook platform is better than Twitter, and Feng Yu has a lot of fans here. Even if he didn't go to university in North America, it would not delay his use of Facebook.

This Twitter was reposted a lot, not only by Ralph and others, but also by "Forbes". Steve was very excited. He didn't expect Feng to have made such a big deal just after he became a shareholder of Forbes.In fact, Steve wants to say that many of the rankings of "Forbes" have also had problems. But this has not been criticized, especially if the critic is still the richest man in the world, his influence is even more different.

As the number one Internet/network V at this time, the number of Feng Yu's fans is already very scary, and with the promotion of caring people, this matter has quickly become the hottest topic.

Traditional media reports may not have received much attention, after all, not everyone likes to watch economic news. In fact, most people like to watch interesting news, which is why so many people pay attention to entertainment news.

But internet/network media is different. This spreads fast, and many people can express their opinions and opinions at will, without worrying that no media will report it.

The speeches on internet/network have not been screened by special reporters or editors, and the good and the bad are mixed.

Some people purely watch the excitement and clamor for the world's richest man to trample on Fortune magazine. Some people started to analyze Feng Yu’s article, saying which points they agreed with above, or supplementing Feng Yu’s views, or refuting Feng Yu’s views and making themselves stand out from the masses. After all, not everyone can talk to Feng Yu.But in any case, this topic was quickly ranked first in Google search, and ranked first in Twitter, and it was also the meager first hot topic in Asia.

Feng Yu watched the heat on the internet/network, made a few more phone calls to make arrangements, walked to the roof of the villa, and went to the sun leisurely. Not to mention, the Mid-Levels villa here in Hong Kong is really very quiet, and it is nice to come and stay for a few days occasionally.

The president of Fortune saw the news on the Internet and immediately contacted the editor-in-chief. "Fortune" magazine is a dual-sequence operation, the editor-in-chief and the president are at the same level, one is responsible for content, and the other is responsible for operation.

But just like a big company with both a president and a CEO, it seems to be at the same level, but always has a priority, otherwise, if there is a conflict, will the Boss mediate it every time?

The same is true for Fortune magazine. Their president is responsible for operations, advertising revenue, and sales. He is the one who makes Fortune make money.

So sometimes, the editor-in-chief of Fortune will make some adjustments to the content according to the requirements of the president. For example, for Feng Yu, it is the request of the president.

He believes that this can show the side of "Fortune" that stands out from the masses. Even the richest man in the world can't let them succumb, so that it will appear more fair and authoritative.They have been doing this before without any problems. They thought that Feng Yu was a compromise. After all, "Fortune" has been in business for so many years, backed by the world's top media such as Times Media, Bill Gates back then. They didn't care either, for the richest man, they didn't care either.

But they neglected that Feng Yu is not Bill Gates, and the intention for Feng Yu is too obvious. If it is Bill Gates, it can't stand it, not to mention Feng Yu, who has been watching "Fortune" a long time ago.

They originally thought that Feng Yu had always given everyone the impression that he did not like to be interviewed. Even for "Forbes", there was only one interview in text and no pictures. Some TV channels have interviewed Feng Yu, but it was a telephone interview. Feng Yu did not want to leave the country.

It is said that Feng Yu often goes to his team Wind & Rain to watch football, but he has ordered the media not to use his front-facing camera. Even if this will reduce the broadcast fee of their Wind & Rain team, he does not care. .

How many top media in the world want to interview Feng Yu, but none of them can. Feng Yu does not deal with the media, this is their inherent impression.That's why "Fortune" dared to do this, they think Feng Yu will not pay attention to these, and may not even watch "Fortune" at all. After all, even Feng Yu’s sub-Corporation that has invested in it has no reports on Fortune, and the rankings are also very low. Therefore, those sub-Corporation executives will not pay attention to these reports.

In the view of Fortune, this is a balance that both parties default to.

But I didn't expect that this time Feng Yu actually shot them directly on Twitter, and the words were fierce, which seemed to despise "Fortune".

They are "Fortune", the world's second-largest business magazine in circulation, second only to "Business Weekly", and even more popular than "Forbes".

You Feng Yu just got a stake in "Forbes", so come and step on us? It happens to take this opportunity to let our "Fortune" step on your Feng Yu to become the world's number one business magazine!

Chapter 1843: Wind And Rain Global Forum

Back then, the circulation of "Fortune" was not as good as "Forbes". Why did it exceed it later? One is because Time Media has greater influence. Their "Time" is also an extremely influential magazine. How many people are proud of the cover of this magazine. It seems that except for Feng Yu, only Kirilenko has rejected them. Interviewed.

They didn't feel surprised that the two of them wore a pair of pants. Even if it is Li Chaoren or something, knowing that "Times" will give him a chance to make a cover, didn't he agree with it with a smile?

This is an opportunity to enhance personal value. They don't understand how they will reject it.

However, seeing Feng Yu's fortune skyrocketing year after year, they were relieved. Feng Yu looks down on the economic effects of their magazines, or simply looks down on their magazines!

The second reason "Fortune" can surpass "Forbes" is that they made the global forum, also known as the annual meeting of the world's top 500.

Let them take the lead and invite others to participate. If you do not invite, you are not eligible to participate. This qualification is also set by them, and naturally there is something tricky in it.

To say that everyone gathers together to discuss global economic development, in fact, is to give everyone a chance to gather together, mainly to discuss cooperation."Fortune" is indeed capable of bringing together so many top business people in the world, but Feng Yu believes that this is mainly because no one has done it before.

If "Business Weekly" did it, it would be the same. "Business Weekly" Boss Bloomberg is also a super celebrity, not only a media tycoon, but also a persimmon leader in New York.

Even this year, he declared that he would spend One billion dollars at his own expense and participate in the presidential election as an independent candidate, and he became the greatest spoiler in history.

And the previous generation/life was also when he finally turned to support Auba Niu, which made Auba Niu win and defeated Larry Clinton.

Feng Yu even suspects that this person is not incapable of creating miracles. If he is willing to cooperate with a certain D, the possibility of success is still very high. After all, he has a very good reputation in New York, and his political achievements are also very good, and it is really not bad. money.

But it was the financial crisis during this period that made him finally retreat. As for Wall Street, he also has certain responsibilities as the persimmon leader of New York. Feng Yu asked him if he was interested in suppressing Fortune.

Although "Business Weekly" leads "Fortune" in sales by more than 10%, if it can lead by 20%, who will refuse?And Bloomberg, like Trump, has ideas about the position of President. As long as he is willing to join any D faction, it is not impossible to become President.

Bloomberg hopes to expand his influence and also hopes to become friends with Feng Yu. In other words, there are not many people in the world who can refuse to be friends with Feng Yu. After all, Feng Yu's financial and influence are undoubtedly strong.

After Ralph conveyed his meaning on behalf of Feng Yu, Bloomberg immediately agreed.

[Wind & Rain Global Forum will be held at the end of this year, and Feng Yu, the richest man in the world, will attend in person]

Just such a piece of news was reported and exported in a number of influential media, and it was also advertised on "Business Weekly", "Forbes", etc.

Many people are very curious, what exactly is this Wind & Rain global forum?

How does it seem to be similar to the Fortune Global Forum? Isn’t it a gathering of business exchanges?

But that is the annual meeting of the top five hundred. What is this Wind & Rain global forum? Moreover, it is actually organized by Feng Yu, the richest man in the world, which is extraordinary.

Feng Yu has been deified at this time, investing in everything makes money. Just like Buffett can auction his dinner opportunity, and many people rush like ducks.More people would like to meet Feng Yu and have a few words. Maybe Feng Yu won't directly tell him what to invest, but at least you can ask Feng Yu what he thinks of his investment, so that you can judge whether this investment is feasible.

In many cases, an important news is worth a thousand dollars. This is why many business consulting corporations make a lot of profits from selling news.

A piece of news is useless in the eyes of some people, because even if they know it, they don’t know how to invest, or they don’t have money to invest. But in the hands of some consortiums with strong capital and large analysis teams, it is too precious.

After Feng Yu let people announce such a news, there is no other explanation. Many people have no idea what this is and don’t know what it is.

People are curious, especially when the Wind & Rain global forum is connected with Feng Yu, more people are curious, even many big company executives who are related to Wind & Rain Holding Company and Taihua Holdings. I also contacted Kameido Masao, Liu Chuanzhi and others to ask what it was.

Let the news slowly ferment, and when it reaches the highest point, tell them what it is.

This is an atypical way of advertising and marketing. The main purpose is to arouse people's curiosity and increase attention.Especially at this time on the internet/network, hiding the sky and covering the earth are all advertisements of this Wind & Rain global forum. As long as you use Google, Baidu and other search engines, you will definitely see this advertisement.

Even on the official websites of Lenovo Group and Amazon, there are advertising plug-ins for this. As long as you open this page, you can see the advertisement.

In some crowded subway stations, squares, etc., there are also large-screen advertisements for this. And not only in North America and China, but in many countries and regions around the world, as long as the economy is relatively developed and there are top companies in the world, there is a physical billboard for this.

A week later, Feng Yu asked someone to arrange a press release to announce what exactly this Wind & Rain global forum was.

[I feel the pulse of the world, control the economic trend, Wind & Rain Global Forum, look forward to your participation]

[Wind & Rain Global Forum, a gathering to discuss global economic issues]

[Wind & Rain Global Forum, the most authoritative, professional, fair and high-end business gathering]

[Feng Yu said: I am waiting for you at the Wind & Rain Global Forum]

["Business Weekly" said: Wind & Rain Global Forum is the clearest window to grasp the direction of the world economy]When the news was reported, everyone understood that it was exactly the same as they had guessed. It was a business gathering, but it was hosted by Feng Yu and supported by top commercial media such as Forbes and Business Weekly. .

At this time, "Fortune" panicked.

They were still arguing with Feng Yu in the media, but they didn't expect Feng Yu to directly attack their core business.

If this Wind & Rain global forum can be successfully held, then the status of the "Fortune" global forum will be seriously affected. For "Fortune" magazine, it is an absolutely unbearable loss!

This must be stopped!

Chapter 1844: Feng Yu's Appeal

The president of "Fortune" discussed with the editor, and then reported with the president of WarnerMedia. After receiving support from above, they also decided to start a strong counterattack.

Their "Fortune" was not wrong. They measured the company's turnover and many of the company's losses. They also marked it and did not hide it.

As for those financial frauds, they have to audit thousands of companies every year, and there are always some that they don’t notice. Besides, it's not just them. Many professional financial corporations have also been cheated. Government has been dupe/sway.

A company with a high turnover will naturally have a great influence. Is there anything wrong with this? Companies such as retail, energy, finance, and industry are ranked high, which is also reasonable and fair. Wal-Mart ranks first. Is anyone dissatisfied?

As for those companies that went bankrupt, what does this have to do with their "Fortune"? We did not manage the company's mismanagement.

What is the ranking of Company by "Business Weekly" and "Forbes", how far is it from us? Isn’t it just that we squeezed your Feng Yu’s Company rankings, but what about?

We are the world's top media group, and not everyone can shake the energy we have. Even if you are the richest man in the world, that won't work!All magazines, newspapers, TV stations, websites, etc. under Warner Media have issued announcements, claiming that there is no problem with the Fortune Global 500 rankings. This is recognized by all countries in the world, not only businessmen, but even Government. .

Feng Yu doesn't agree, that is Feng Yu's problem. Feng Yu has no right to question the credibility of "Fortune"!

Many netizens on the internet/network exclaimed that this is "Fortune" and Feng Yu. There is even Bocai Corporation who opened the handicap to bet on who will be the first to openly accept it. It is said that many people buy Feng Yu and win in the end, which makes the "Fortune" side even more angry.

Netizens are such a kind of magical creatures, and their tenet is: Either there is nothing to do, and there is nothing to worry about. If it's not a big deal, try to make it big!

There are two factions on the internet/network at this time. One faction thinks that Feng Yu's words are reasonable. Why is "Fortune" so good, and why they must be right? Some people even called on the president and editor of Fortune to stand up and admit their mistakes and apologize, otherwise they would not buy Fortune in the future.

Another group thinks that Feng Yu is purely idle. It hurts, you don't like other people's magazines, just don't read it. Just like what others said, who would have thought that those companies would go bankrupt? Moreover, they did announce that the other party was losing money, and they did not call on everyone to invest in these Company stocks.This year, the global economy is in decline, and most of Corporation's stocks are falling. What does this have to do with Fortune? You can’t question others casually just because you are the richest man in the world.

Feng Yu looked at the comments on the internet/network with a sneer.

You said that I can't question it? Not only do I question, but I also call on everyone to boycott "Fortune", to see if you have more loyal readers of "Fortune" or my Feng Yu has a strong appeal!

[Someone asked me why I have never lost money after investing so many years. Is there any secret? There is no secret to success. I just find the right industry or company to invest in, and then ask the right person to manage the Corporation. 】

[If you have to say that I must have some secret, I thought about it, maybe I never read "Fortune", this is my secret, not to be confused by the rankings in some magazines, do not believe those magazines The so-called honors awarded to certain Corporations, and then I really did not lose! 】

After this Twitter was sent by Feng Yu, it instantly detonated internet/network.

Those who support Feng Yu, forward it crazy.

Netizens in China have also compiled this into a paragraph: Only those who can make money can become rich, why does brother make money, because brother never watch "Fortune"!This paragraph was seen by Feng Yu, and he also forwarded it, and it was translated into English.

Although the internet/network at this time cannot be compared with the previous generation/life Feng Yu before his rebirth, there are still many idlers on the internet/network. People with good deeds translated the paragraph into multiple languages and quickly became popular all over the world.

Some people even sorted out some of the Twitter posts that Feng Yu had posted and named them Feng Yu Quotations!

More than one publishing house contacted Feng Yu to purchase the copyright of Feng Yu's quotations, and assured Feng Yu that this is a bestseller.

In the eyes of those publishers, the rich are themselves a super gimmick, not to mention Feng Yu is the richest man in the world. Even if Feng Yu's writing is not as good as elementary school students, there will be countless people willing to spend money to buy, this is the celebrity effect!

Feng Yu's popularity is much higher than that of President of the United States, Hollywood actor, Grammy's most popular singer, and best athlete.

Those who publish books can make money, let alone Feng Yu.

Those who read the rankings on "Fortune" and bought stocks or bond investments, many stood up at this time to support Feng Yu, saying that they were misled by "Fortune", no wonder they lost so much, and even they planned to invite Attorney, we need to sue Fortune!The president and editor-in-chief of "Fortune" are confused. What is this Feng Yu talking about? He makes money because he doesn't read our magazine? You mean, you lose money after reading our magazine?

There are also those who say that they lose money after reading our magazine, they must be the childcare provided by Feng Yu!

They even plan to find a lawyer to sue Feng Yu for his improper remarks, which caused a serious loss of reputation to Fortune magazine. They plan to claim one hundred million dollars, no, one billion dollars!

The amounts claimed by these big companies are all divided, which is also very common in the United States. The other party is a poor man, so they have less points. If the other party is a rich man, then he will take a hard look!

Feng Yu like this, how could they not daylight robbery? And the higher the claim amount, the greater the influence.

But they obviously made the wrong idea. Feng Yu is not afraid of litigation at all. In the United States, litigation means fighting for money. A lawsuit can drag on for several years.

Wilson's team is also well-known. He assured Feng Yu that this lawsuit will win!

"Fortune" actually has another meaning, that is to hold Feng Yu in order to prevent the Wind & Rain global forum from being held.

But how can Feng Yu make "Fortune" wishful? He will not only hold it, but also make it more high-end and attract more attention than the Fortune Global Forum.[Wind & Rain Global Forum has selected Moscow as the venue for the first session. Later I will send an invitation letter to everyone I choose. I don’t care if the other party is an executive of the listed Corporation, as long as I think your Corporation is strong enough or has great potential, I will invite you]

[Come to Wind & Rain Global Forum and have a face-to-face conversation with me]

After this Twitter was sent by Feng Yu, Feng Yu's Twitter, Facebook, and meager messages once again set a new record. Countless Company executives @Feng Yu hope that they can receive Feng Yu's invitation.

Some people even said that if you participate in the Wind & Rain Global Forum, the Fortune Global Forum will not go there in the future!

Feng Yu's appeal is the extreme saturation displayed at this time.

Chapter 1845: One Call To One Hundred

[David Koch, President of Koch Industries Group, has accepted Feng Yu’s invitation and will attend the Wind & Rain Global Forum in Moscow at the end of this year]

[Bloomberg Boss Bloomberg accepted Feng Yu’s invitation to attend the Wind & Rain Global Forum]

[Mars Candy Chairman Jacqueline Marls expressed his willingness to attend the Wind & Rain Global Forum]

[Cargill Corporation CEO Stephenson Mark announced that he has received an invitation letter from Feng Yu and plans to attend the Wind & Rain Global Forum in person]

What Lego, Kohler, IKEA, Heinz, German ZF, Bosch, Aramco, Louis Dreyfus, Victor Group, Toco Group, MBB, Big Four Accounting Firm, China Tobacco, China Post, China Railway...

Companies continue to announce through the media that they have received invitations from Feng Yu, and they are very willing and look forward to this Wind & Rain global forum and look forward to a face-to-face conversation with Feng Yu.

Many people discovered that the first companies announced were all unlisted companies.

The "Fortune" top 500 companies are basically listed companies, or the parent company of listed companies. Anyway, if you don’t publish financial data yourself, and don’t give us a chance to verify, then you don’t want to be on the list.

This makes many powerful companies unable to make the list at all.For example, Taihua Holding Group, the turnover of a Taihua Supermarket Group alone is not enough to count Wind & Rain Electronics, Wind & Rain Appliances, Aihua Electronics and many other subsidiaries, but just because the financial data is not public, "Fortune" "Just looking for reasons, I directly gave a very low evaluation number.

If you think my assessment is inaccurate, then disclose your financial data, so we can verify it.

Otherwise, even if it is sorted by turnover, regardless of capital scale, profit and market position, Taihua Holding Group should be in the top ten.

The Fortune Global Forum mainly invites the Chairman and CEO of the multinational listed Corporation, as well as some economists with a government background.

This makes many rich people who are clearly on the "Forbes" list unable to receive invitations at all, and they will inevitably complain.

Regardless of whether they are unlisted companies, many of them are also top in the industry.

For example, Bloomberg's Bloomberg, the top business news media, "Business Weekly" is still the world's top-selling business magazine.There is also Mars Candy. The Chairman is also ranked high by Forbes. Is it low in status? Dove and Snickers are famous all over the world. Moreover, it has just announced with Wrigley Corporation that Wrigley Corporation will be merged into Mars Confectionery and become a subsidiary Corporation. Mars Confectionery is properly to become the world's No. 1 confectionery Corporation.

It’s just that no one knows that this Mars Candy also now has shares in Taihua Holding Group. What they value is the Chinese market, and of course Feng Yu is a partner. And the acquisition of Wrigley Corporation, Taihua Holding Group also paid for it.

Feng Yu of course also invited the world's top funds such as Temasek and Abu Dhabi Investment Bureau. They are all major funds with huge assets, but seemingly low turnover, and their profits are also very high.

There are also many state-owned companies, not just China’s postal services, but also many European countries such as France and Germany, as well as large state-owned companies. In fact, they all have the ability to be on the top 500 in the world, just because of the disgusting people of Fortune. The rules of publishing financial data prevented them from making the list.

Feng Yu doesn’t care about this. He makes a comprehensive comparison based on many data from "Business Weekly", "Forbes" and other magazines, plus some data collected by his Corporation, including asset scale, turnover, profit, influence, number of employees, etc. Yes, some of the top companies selected.And this time, his first choice was the unlisted Company, which made it clear that he wanted to mock Fortune.

How many of your so-called top 500 companies dare to say that they are stronger than the companies I invited? None of these companies were able to participate in the Fortune Global Forum. What do you mean by fairness? What kind of authority are you?

Feng Yu also deliberately let "Forbes", "Business Weekly" etc. cooperate to get an industry ranking. It is not just the traditional rankings of energy industry, industry, IT, etc., but a very detailed division. In short, the status of these invited company representatives is highlighted.

These representatives are also very happy. They are not listed, but they cannot be ignored.

Many companies do not go public, and it is not that they cannot go public. But they don't want to be restricted by various listing regulations because of financing.

For example, a listed company requires a certain number of shareholders. This makes many family-owned companies excluded. Their equity is very concentrated, and some are even concentrated in the hands of two or three people.

Another thing is that you don’t want financial data to be made public, financial data is transparent, and the valuation system will also be made public, so if you want to go public, maybe the amount of financing will be restricted, such as those ITinternet/network technology corporations.They all choose to go public after a few rounds of unlisted financing, otherwise they will never be able to raise so much.

Of course, like Feng Yu, there are people who don’t need money and don’t want to share profits with others. There is no need to go public for financing. My Corporation can also develop very well. Must Mao go public? Is it really good not only to be subject to so many restrictions, but to divide the money to others?

How many people are waiting for Wind & Rain Electronics, Wind & Rain Appliances, etc. to be listed, but Feng Yu just doesn't.

Want to buy shares of my Corporation? Dream about you!

The other Corporation, like Feng Yu's previous choice, first raises shares and goes public for development, and then earns sufficient profits through a large number of dividends. When the stock price fell sharply, their shareholders didn't even think about raising the stock price, but watched the stock price fall and wished to be forced to delist.

They can just repurchase the stocks, and then delist the Corporation, again hiding behind the scenes to make money with peace of mind, and the financial operations of the Corporation will be much more flexible.

Although there is no premium brought by the listing, their annual dividends will be more, and it is not easy to be maliciously acquired Corporation stocks, avoiding the side of the equity. Many of the founders of Company simply don’t want others to buy his Corporation’s stock.Company or Company executives continue to announce that they will participate in the Wind & Rain global forum and are proud of it. At the same time, many companies started to belittle the Fortune Global Forum under the suggestion of Feng Yu.

The sub-Corporations under Feng Yu first publicly mocked the Fortune Global Forum, claiming that such an unfair Corporation made a party, which is simply grandstanding.

What achievements have they made in this broken forum?

In fact, the Fortune Global Forum has really made a lot of achievements, but many of them cannot be said publicly. Now being questioned, they really cannot refute it.

Those non-listed companies publicly expressed their gratitude to Feng Yu, and they felt fair and just treatment. Unlike some magazines, under the banner of fairness and justice, they are actually run in the opposite direction!

The president and editor-in-chief of "Fortune" felt a little panicked at this time. Isn't this Wind & Rain global forum really going to be held smoothly? After that, will their Fortune Global Forum remain so influential?

Or, should they really make some changes?

Chapter 1846: Why Go To Moscow?

"Feng Yu, are you still in Hong Kong?"

"Yeah, things here are not finished yet, what's wrong?"

After receiving the call, Feng Yu was a little curious. Some time ago he told Lao Zhang not to touch the financial market in the near future. Didn't Lao Zhang also let the state-owned assets sell the gold with high financial leverage?

What is going on here? Those government employees/civil servants of the government can't do nothing, right?

Every news, buddy, is worth tens of thousands of dollars. How many people line up and wave a check to buy it. If you know it for nothing, do you want to always ask for news from me?

My data analysis is based on how many people do it, and the salary of those people is not a small amount.

"I heard that you bought the "Forbes", the one who made the rich list in the US?"

"It's not an acquisition, it's just that we exchanged shares. I used "Wind & Rain Business Weekly" to exchange some shares with them. Why, is there any problem with this?"

It's just a business magazine, what impact does this have? Could it be that certain companies in China want some awards, but "Forbes" has several influential awards.

"No problem, I just heard that you are in a lawsuit with someone again, so I'm concerned about it." Zhang Ruiqiang said lightly.Obviously, Feng Yu doesn't believe this at all. Lao Zhang cares about him, he believes this, but is such a trivial matter worth a call? The company or individual who filed a lawsuit with Feng Yu Corporation every year shouldn't make more than a dozen calls. Sometimes there can be dozens of calls. Lao Zhang should have been used to it a long time ago.

Feng Yu, the industry leader like Microsoft and Intel, is hard steel, not to mention the Company like WarnerMedia, Feng Yu hasn't paid attention at all.

Of course, Feng Yu suspects that Warner Media has accused him, and there are other reasons. For example, in terms of film and television, MGM is singing all the way.

Even with the global economic downturn this year, this year's summer vacation still allowed Marvel hero movies to dominate the screen. An "Invincible Hulk" made the Hulk be remembered by more fans all over the world, not to mention Marvel comics There are other peripheral products that are also big sellers.

Warner Media’s summer film production cost reached 120 million U.S. dollars. Although it is not as high as Marvel’s cost, it can be considered a big production. Unfortunately, the box office is less than 100 million U.S. dollars. It's still at the global box office, and it's gone to grandma's house.

Feng Yu can be said to have completely invaded WarnerMedia's market. The two sides can be said to have been competing or even hostile.The market is such a big one, when some people become bigger, some people will naturally rush to the streets. Just like when Warner's movie fiery/popular back then, MGM went downhill again.

Feng Yu doesn't care about these accusations. He will continue to seize the market while filing a lawsuit against you.

"Lao Zhang, just tell me if you have something. You still have time to chat with me at your current job?" Feng Yu teased.

Indeed, when he reaches the position of Zhang Ruiqiang, his personal time is getting less and less. Every decision he makes is related to national affairs, and it often takes many people to discuss the final decision.

"Ahem, then I'll just say it. You organized the Wind & Rain Global Forum, right?"

"Yes, what's the matter, do you want to participate? Welcome." Feng Yu's tone revealed surprise.

I believe that if Zhang Ruiqiang expresses to participate, it will definitely raise the level of this forum to the first year. Now how many people want to do business with China, and how many people are paying attention to the China market.

Although Feng Yu has never invited those government economic experts, he did not say that these people cannot participate at all. At least the Fortune Global Forum cannot invite leaders from large countries like Zhang Ruiqiang to attend. The most is to send a congratulatory message or send a subordinate representative.

"That, I'm not suitable to participate."

Feng Yu sighed and was happy."Then what do you mean? Who do you want me to invite? Many big company executives in our country, I have also invited them. This can't just invite people from our country, otherwise it will appear that this is not fair enough, but Russia can have more Invite some, after all, this time it is held in Moscow."

Feng Yu feels that it is necessary to explain to Zhang Ruiqiang that this is not completely gilded. It does not mean that your company has participated in this forum, and the forced rating has become higher.

Many companies are proud of participating in high-end gatherings, and use this as a publicity. It seems that after attending such gatherings, their management level will go up and they will be able to give investors more returns.

This is like a reason for a little star to rub the red carpet, increase exposure, increase popularity, and then use this to make money.

It's like many people spend hundreds of thousands of dollars for a meal with Buffett, and then immensely pleased with oneself propaganda. In Feng Yu's view, it is extremely ridiculous.

"Feng Yu, since it is held in Moscow, you can invite more companies from Russia. If it is held in our country, then you can invite more companies from our country? Isn't this also a good opportunity to show the company's development in our country? A good opportunity for many people to have an inherent impression of our state-owned enterprises?"In many people's impressions, state-owned enterprises are bloated institutions, backward in ideology, development relying on Government, and leadership inaction. Just like many people think that people in the Northeast will definitely be able to drink, and Xin~Jiang people will definitely be able to dance and grill skewers.

This is an inherent impression, and many of these inherent impressions are actually wrong. China has been misunderstood by many countries in the world, so this opportunity is needed to reverse these impressions.

"Leader~Director, think about that global forum for wealth, isn't it long in our China? And our Olympics have just passed. This is still being held in China, which is not appropriate."

"Next time, I promise that the next time will be held in China. This time, Moscow is more appropriate. Moreover, I have invited many European state-owned enterprises this time, which can also reverse the Chinese people’s impression of Europe and the United States. Companies are not all private companies. Many of them are state-owned companies. Our country is not a special case, let alone a backward ideological concept."

"Also, going to Russia this time is good for us. Russia will definitely fully support this matter, so that the Wind & Rain global forum will become more influential. Maybe Putin will still be there."
"And in this way, the international slander will be borne by Russia, and we will be able to correct the shortcomings when we hold it next time. Isn't this a good thing?"

"Furthermore, the global economy has been declining during this period of time. Our country is still growing at a high speed. Shouldn't it be a little bit clumsy?"

In particular, this can avoid misunderstandings. This Wind & Rain global forum was created by China. It can also eliminate many people's impression that Feng Yu is red capital to a certain extent, so that Feng Yu can make better investments abroad.

What's more, it also gave Kirilenko face. With Kirilenko's character, he would definitely think Feng Yu is good. Kirilenko will also use his influence in Europe to build momentum for this Wind & Rain global forum, allowing it to overwhelm the Fortune Global Forum in one fell swoop!

Chapter 1847: 'Fortune' Is Not Worthy!

"Fortune" magazine, the atmosphere at this time is very delicate. The sales of this issue of "Fortune" have declined, but the sales of "Business Weekly" and "Forbes" have increased, which proves that many people are really affected by Feng Yu and no longer buy "Fortune".

Although they don't just make money by selling magazines, they also have many other incomes, and more importantly, they get closer to some powerful people.

However, if magazine sales decline, their advertising revenue will inevitably decline, and their influence will inevitably decline. How can they guarantee their status as a top business magazine?

"Business Weekly" unexpectedly united with "Forbes", which makes "Fortune" never expected. Shouldn't they be competitors?

And they watched the Wind & Rain global forum lineup grow bigger and bigger and more exaggerated. Can they not be nervous? The activities of this global forum were pioneered by their "Fortune". How can an imitator late-comer lives above?

"Fortune" once publicly accused Feng Yu of imitating them and intended to demean Feng Yu.

But Feng Yu answered very easily, if you can sing, others can't sing? Can you sing rock, I can't sing rock? You use some good ingredients to make unpalatable food, can't I use the same ingredients to make better food?This means that although "Fortune" is the first of its kind, this global forum is very Failed. Feng Yu has evidence. Many Company executives who participated in the Global Forum in India last year were all unemployed, and even many of the Company had gone bankrupt at this time, and many of the Company lost a lot of money.

Doesn't this prove that your forum got Failed? If it succeeds, not to mention letting everyone, but also letting the participants grow most of their assets, right?

You said that you can predict the direction of global economic development, but why didn't you predict the current financial crisis and the current global economic downturn?

Leading the direction of the economy, how do you lead?

Feng Yu also said that fortunately, he let his friends not attend the event last year, otherwise many people might lose their jobs, and many companies might go bankrupt.

Feng Yu's accusations made "Fortune" unable to refute. It seems that Feng Yu didn't say anything, but every word was pouring dirty water on their "Fortune"!

The president of "Fortune" is even discussing with his subordinates whether to convene another Fortune Global Forum as soon as possible, so that the Wind & Rain Global Forum cannot go on?

They usually open once every one to two years. They opened last year and it is normal to open again this year.But the subordinates asked, then how to ensure that those people will be willing to accept their invitation to the Fortune Global Forum? If there is a time conflict with the Wind & Rain global forum, wouldn't it force many people to make choices?

To put it bluntly, they are not self-confident and must allow those executives to participate in their forum instead of the forum organized by Feng Yu. Feng Yu's popularity is so high that the President of the United States can't match it, not to mention their small Fortune magazine, even WarnerMedia.

It's too dangerous to get this global forum at the same time. This is the first time for the Wind & Rain Global Forum. It doesn't matter if you lose, but their Fortune Global Forum cannot afford to lose.

If it is positive and then loses, the Fortune Global Forum will really be over. This will also have a serious impact on the reputation of WarnerMedia.

Now Warner's magazines such as "Time" are also helping "Fortune", mainly to fight back against Feng Yu. He doesn't believe it, Feng Yu dare to say that "Fortune" is not worthy of letting him be interviewed, and dare to say that "Times" is not worthy of letting him be interviewed?

It is important to know that not only the President of the United States, but also the chairperson of China, has also been interviewed by Time, and even made the cover.

Feng Yu naturally wouldn't slander "Time". This has no competitive relationship with him, and it has a certain influence on government. Feng Yu doesn't want to mix it up.He just wanted to make "Forbes" and "Wind & Rain Business Weekly" sell better and discourage their peers. Of course, "Fortune" is not pleasing to his eyes, which is also the main reason. You look at Bloomberg's "Business Weekly", it is more fair.

Perhaps it is related to the fact that "Business Weekly" once praised Feng Yu and many companies that Feng Yu invested in. Feng Yu saw "Business Weekly" very pleasingly, so this time he also chose to cooperate with "Business Weekly".

Feng Yu also knows that he should compete with Bloomberg in the future business magazines after defeating Fortune. The third child and Boss join forces to kill the second child, and then the third child becomes the second child, and he will naturally aim at the position of the boss.

However, Feng Yu is confident that as long as "Forbes" is merged with "Wind & Rain Business Weekly", then the position of this Boss will stretch a hand and grab it.

He didn't believe it and couldn't swallow the shares of "Forbes". The previous generation/life Hong Kong consortium can do it, and he is more sure to do it in this life!

After some discussions with Fortune, they reported to WarnerMedia and began another round of counterattacks."Fortune" claims that the Wind & Rain global forum is simply a joke. As everyone knows, Feng Yu is a very stingy person. He has two consulting corporations with good assets under his two holding groups, and has a huge information collection team, but there are not only few takeaways, but also no value. high.

They believe that Feng Yu just likes to master exclusive news, thus making huge profits.

So those Company executives who think that they can get some important news by participating in the Wind & Rain Global Forum should be more sober. You have all been cheated by Feng Yu. Has Feng Yu given you any advice over the years?

The Wind & Rain Global Forum is simply a flowery. Everyone won't get any substantial help. If someone regards this as an ordinary meal, why accept Feng Yu's invitation? Wouldn't it be happier to meet in private?

Feng Yu smiled disdainfully when he saw these questions from Fortune. Is my Wind & Rain Global Forum a joke?

[Some people, some media have some doubts about my Wind & Rain global forum, I don't know, where they have the confidence to question me. 】[Speaking of the ability to make money, I can say humbly, I can get rid of the so-called experts in Fortune magazine. Someone asked, what if you are not modest? If you are not modest, the so-called experts from Fortune magazine will come to my Corporation to work for free, and I will not want it! 】

[You "Fortune" don't think that my Wind & Rain global forum is just a gimmick, but actually want to come and listen, what will I say at this forum gathering? 】

[But even if I said very important business information, do you have money to invest? Or do you plan to process the information I said and turn it into your "own" analysis? 】

[I will no longer explain to the questioning of Fortune, because they are not worthy! A company with negative assets growth, what qualifications does it have to talk to me? ! 】

Feng Yu used social media to post these and threw the phone on the sofa. For the chatter, leave it to Kameido Masao. He should be concerned about something else. U.S. Stockmarket’s investment should be closed.

Chapter 1848: Bottom Copy Is Worse Than Acquisition

In the private box of a Quanjude restaurant in Hong Kong, Feng Yu and the others are sitting together, taste the authentic food.

After eating almost, Feng Yu put down the tableware, wiped his mouth and hands, picked up the beer on the table, and took a sip.

What beer does not match XX food, these are nothing in Feng Yu's eyes.

How do you feel good about yourself, regardless of what others say. In Feng Yu's view, those food experts are just idle eggs~ It hurts, what is reasonable to match, otherwise it will be bad~ Suppressing food, in Feng Yu's view, it is simply farting!

As long as they are eaten in the stomach, there is no waste. In Feng Yu's opinion, the food recommended by many food experts is not as good as the roadside stalls.

Feng Yu sneered at the nutritional balance, the color combination, and the cleanliness and hygiene. Feng Yu just sneered at what kind of colorful vitamin tablets to eat directly. Bing City Pharmaceutical produces it. The color is beautiful and the nutrition is still rich.

"Hiccup~~~ Feng, this time at U.S. Stockmarket, you didn't make less money, did you?" Kirilenko said after a hiccup.

He also drank beer with Feng Yu today, but every time Feng Yu serves a glass, Kirilenko uses a large draft beer glass directly. A wooden barrel of beer over there is almost filled with Kirilenko’s belly.This time, apart from investing in crude oil futures together, the two worked separately on stocks, stock index futures, and U.S. dollars. They were all Feng Yu who made the core plan.

Feng Yu is mainly responsible for the U.S. market, Fu Rongqi is on the Asian side, and Kirilenko is on the European side. Everyone unites to influence the global market.

Coupled with each other's contacts with some rich people or consortia, the situation today can be formed.

"The U.S. stockmarket does not make much money. Don't look at me investing a lot, but the main purpose is to hit the U.S. financial market and affect the U.S. economy."

Kirilenko looked at Feng Yu with great admiration, and co-author Feng Yu used to muddy the water and didn't plan to fish more.

But for the United States, this Kirilenko is very happy. In hating the United States, Kirilenko is far better than Feng Yu.

Feng Yu was also worried that Kirilenko was too impulsive and allowed Kirilenko to be in charge of the British side. If Kirilenko appears in the US, it will definitely affect their earnings.

Kirilenko is still very alert, but he can't hold this guy and drinks almost every day, and he often drinks in a daze. What if you drank too much and said you missed your mouth?There are many people staring at Feng Yu, and many people staring at Kirilenko. If the plan is exposed in advance, they will never make so much profit.

But Kirilenko did not understand that the sharp drop in the stockmarket in the United States would also trigger a sharp drop in crude oil prices in a chain, allowing them to make more short-selling crude oil futures contracts.

"Feng, you are a good person, used to praise sb's moral integrity or courage. By the way, how do you invest after our crude oil futures contract is delivered? You want to invest in the bank industry. Should I also invest in the bank industry?" Kirilenko gave a thumbs up.

The banking industry in Europe is more developed than that in the United States. It's just that they don't have such a high level of "innovation" capabilities on the American side, otherwise, maybe the European side will collapse earlier than the American side.

"I have always wanted to invest in banks. I have invested in private commercial banks in our country with some people a few years ago, but the development has been unsatisfactory."

"This time, the financial industry in the United States has been severely affected, and the bank industry has suffered a great deal. It is also a good opportunity for us. It happens that we can invest a sum of money to open our bank to North America."

If it were to follow the safest method, of course, it would first absorb reserves, and then lend or invest in other products to make a profit, but that development would be too slow.Therefore, Feng Yu must first invest a large sum of money and buy back a large amount of spot gold to demonstrate the economic strength of the bank, thereby enhancing the confidence of depositors.

Let them know that first of all, we have hard currency gold, and the quantity is not low, so you don't need to worry about the deposit being unable to withdraw.

Secondly, this bank has shares of Feng Yu, and Feng Yu is the majority shareholder. The number of deposits of these people is definitely not as large as Feng Yu's personal assets, so there is no need to worry at all. This bank will go bankrupt and their deposits will evaporate.

In this way, Feng Yu can open multiple business outlets in North America at the same time, and restore the business of those previously acquired Financial Corporations to form a huge financial group, and then slowly develop into a financial emperor.

For example, banks owned by large consortia have assets in the trillions of dollars. This is the real Big Mac. Although their market value is not that high, they have a lot of disposable assets.

If Feng Yu could control a trillion dollars in assets before, he would have caused the financial market of the United States to collapse long ago, and he could also attack the financial markets of South Korea and Japan, making China completely the Boss of Asia.Feng Yu wants to increase investment in the banking industry, which also attracted Kirilenko's attention. Feng Yu said that in the future, payment packages and chanting treasures will be very good financial tools. If you don't have your own bank, you will make a lot less money in the future.

So Kirilenko also thought about buying shares in some banks. There are also many joint-stock commercial banks in Europe, many of which have assets of about 10 billion euros. Don't even mention Kirilenko's shareholding, it is no problem to buy it.

And if you have your own bank, it will be easier to promote payment packages and baibao. There are not only these two internet/network payment tools, there are probably tens of thousands of them in the world at this time.

But many may be the night-blooming cactus shows once, and there is no one that can compare with these two. At least North America and China occupy the two major markets, and Europe is still developing. Other internet/network payment tools are still limited to one country or one bank.

Fu Guangzheng interjected at this time: "Feng Yu, many of the Corporation’s stocks have fallen sharply recently, and even according to our analysis, they have already fallen below their true value. Judging from the company’s operating level, it is completely affected by the broader market. , I’ll wait to enter the market and go hunting, can I?"

Bargaining stockmarket? This is the practice of many funds of previous generation/life, and they have not made less money.But Feng Yu thought for a while, why must he buy the bottom? Although financial investment comes in quickly, a mistake will lead to faster losses. Instead of waiting for the golden eggs in your hand to turn into two, it is better to buy this hen who will lay golden eggs.

"Guangzheng, you don’t really like to make these financial investments yourself, why not do business that you are good at and safe? Of course you can buy the bottom, but why don’t you just buy the Corporation you like? They have now fallen below their true value , Your premium acquisition is also very cost-effective/worthwhile, right?"

Fu Guangzheng raised his eyebrows, why didn't he think of this. Yes, buying the bottom of the stock, waiting for the appreciation to do, directly buying the fancy Corporation, seems to be more in line with his investment strategy.

He doesn't need to learn Feng Yu all the time, some people can't learn it at all, it is better to insist on being yourself, he is also not mediocre!

Chapter 1849: Less Qualified

This time, Feng Yu's income in U.S. Stockmarket is not high, and it is not even as good as the income of the Fu family and the Li family, but the Fu family and the Li family do not know that Feng Yu pays more attention to the potential financial corporations.

A lot of Feng Yu’s money is directly used to invest in these corporations, so the profit is not high, but after the integration of these companies, the people’s bank will develop rapidly without so many obstacles. This is what Feng Yu holds. Important.

Moreover, in the crude oil futures market, Feng Yu invests the most funds and can obtain the highest return. Even Feng Yu secretly invested in some politicians in Europe and the United States, asking them to help Feng Yu's future investment in the European and American safeguards (sth).

Feng Yu is in a very good mood these days. The investment in North American stockmarket and others have been recovered. Crude oil futures are still falling. Feng Yu has added some short selling contracts. He is sure that crude oil will fall below the 60 US dollar line. Assets will continue to skyrocket.

But at this moment, Ralph called him and told him a news that made him very unhappy.

"Boss, the National Charity Foundation would like to contact you and invite you to attend their charity auction next week."

These charity auctions, in Feng Yu's view, are more show-making. If you want to donate money, just donate money. Is there any point in breaking the auction?It is nothing more than turning this into a show. Many celebrities, politicians and guests are using this to gain popularity and popularity. Even the previous generation/life has exposed many such charity auctions, and the donations actually received in the final account are much lower than the total amount of the auction, that is, someone cheated.

I took a picture for half a million dollars, and then gave the organizer 50,000 dollars and then paid another 100,000 dollars. Then this person can also publicize it. At the XX charity auction, I spent half a million dollars. To do charity, the actual receipt is only 100,000 US dollars.

This kind of person, Feng Yu hates most. You don’t want to donate, saying that it’s the money you earned so hard. This Feng Yu understands it, but he doesn’t want to donate more, but also puts on the face of a philanthropist, that is, being a bitch and wanting to be a virgin. Clean the archway!

"Why is this auction going to raise funds?" If it is for children in poor or war-torn countries to go to school, medical or other donations, Feng Yu wouldn't mind asking someone to donate some money on his behalf.

"It is to relieve the unemployed people in the United States and provide them with some help in their lives so that they can have Christmas gifts! "

Feng Yu "..."

TM Don't say it's October now, Christmas is still very early, just say it's almost Christmas now, has something to do with him?The fundraising is to buy gifts for these people, Feng Yu feels very absurd. It's like a leader ~ guided visits to needy families during the Chinese New Year, and ended up sending some candies to the needy families.

If you have the money to buy that candy, it's better to replace it with rice, noodles, meat and oil. This is more affordable. Compared to eating sweets during the New Year, those extremely poor households definitely want to eat more.

If you arrange jobs for those people, or find some lucrative work for them, they will definitely be happier.

There is also relief to the unemployed people in the United States. This Feng Yu is completely uninterested. What does it have to do with Feng Yu? Isn’t the United States the country with the highest income in the world? Isn’t it the most developed and powerful country?

We spend over 100 billion US dollars in wars a year, and for several years, let us donate money to help their poor. Why?

Why don’t the big consortia in your U.S. come out with money? I have invested a lot in your U.S. country, but all of them are legally paying taxes. There are too many tax evaders in your U.S. side.

Many people say that the United States is good and the other is good, high salaries and low prices are all false. If you live there, you will find that all kinds of taxes alone can drive you crazy. There must be a lawn at your door. If you want to maintain the green rate of the entire community, you will be fined if you don't take care of it. If you don't take care of this lawn, you will be fined.The house is taxed every year, and the lawn is also taxed. It looks like a car is very cheap, but the taxes you have to pay to keep a car are also very high.

The stars of the Wind & Rain team, such as Pierce, seem to have an annual salary of more than 10 million yuan a year, which is very high, but if tax is deducted, it will be reduced by more than 40%, and he will get less than 10 million US dollars. Up.

In this way, Pierce is forced to donate a lot of money every year, but Pierce is not willing at all. He relies on his own hard work training and the help of coaches and sparring partners. When he is injured, who cares about him? He worked so hard to make money, why should he donate it?

Before the age of forty, their players are basically about to retire. At that time, how did he live on? What does his family live on? You have pensions for other jobs, but players don't. If they hadn't accepted Feng Yu's advice and invested a lot of money in Wind & Rain Consultation, they would really have to worry about the second half of their lives. How many sports stars would go bankrupt after retiring.

"Boss? Boss? Are you still listening?" Ralph asked on the phone.

"Well, I'm listening. I'm not interested in this charity auction."

"But Boss, some people recently spread the amount of donations from some rich people on the internet/network. They pointed out that your donation amount is very low." Ralph Cautious and solemn reminded.My donation amount is very low? !

The donations from the Taihua Charity Fund alone are an astronomical figure every year. Look at the Taihua Buildings, stadiums, and so on in the schools in China, and you can know how much Feng Yu has donated.

And every time China suffers a disaster, Feng Yu donates the most. Whether it is the foundation or himself, it is always one step ahead of others.

If your Corporation donates one hundred million RMB, then I will donate one hundred million dollars. If it is not enough, another one hundred million dollars will be given.

And it's not just China. In Africa, Feng Yu also donated money. Many children over there are still very pitiful. Feng Yu has no ability to completely change the form of government over there, and change the inherent concepts over there, but let some children receive education so that they have the ability to slowly change their lives by themselves. of.

The money is not a small sum.

It’s just that Feng Yu’s donations in developed countries and regions are really very small. You are a developed country. What donations do you need? What does the Government do?

Moreover, the United States has the most cheating on relief funds and insurance payments in the world, and many people are not really poor.

There are also many rich people in the United States who claim to donate all their wealth to charity, which is basically nonsense, and that is to avoid high inheritance taxes. That charitable foundation is not under their control.Are there people who really donate all their property? There are, but they are too rare.

"Don't pay attention to the rumors on the internet/network. I don't need them to judge how much money I donated. When they donate more than me, come and talk to me! "

Those who donate less than me are not qualified to talk to me!

Chapter 1850: Go To The United States To Send Warmth

Suddenly, a list of donations circulated on the internet/network, all of which were the donations of the richest people. What surprised many people was that Feng Yu, the richest man in the world, was even out of 100!

That's the richest man in the world. A little money leaked from his fingers. Isn't he ranked first?

The internet/network quickly boiled over. Many people are accusing Feng Yu, saying that Feng Yu the benevolent man cannot be rich!

This matter quickly fermented and spread from the U.S. to Europe, and then to Asia. This news suppressed the news that the U.S. Government and the Federal Reserve jointly obtained the 100 billion US dollar Company rescue fund.

It is enough to prove that there are still a small number of people on the internet/network who follow major events, and more people pay attention to the news they are interested in. The appearance of Feng Yu's name is attractive enough.

President of the United States? Step aside!

"Boss, this is clearly someone pushing this thing behind the scenes, this is to pour dirty water on you! " Kameido Masao was very upset, as if he was even more angry than he himself was being splashed with dirty water.

Wealthy people continue to stand up, expressing how charitable and kind they have, how much money they have donated, and then suggesting that the rich should help the poor.

It also includes the executives of Times Media, Soros, Paul Allen, Intel CEO, Norio Oga, and many other world-renowned wealthy people.It seems that at this moment, everyone is condemning Feng Yu, as if Feng Yu does not donate, it is wicked beyond redemption.

They are of course very enthusiastic about this. They can show their kind deeds and step on Feng Yu. Maybe they can influence the sales of Feng Yu Company's products through Feng Yu.

Are all those rich people a donation from pleased to (do sth, idiom)? Not necessarily.

Some donations may be what they really want to donate, but there are certainly many of them for other purposes. For example, Soros has charitable foundations all over the world, and then collects information through this foundation, so that he can more accurately analyze what may rise and what may fall, thereby making investment profit.

Others are to gain prestige and show their charitable side. China is not the only place in the world that has hatred of the rich, it is almost everywhere in the world.

This donation is the most direct way to silence the rich haters. You see that I have made money with hard work and helped the poor, which shows that I am a great person.

This will not only give them a good reputation, but also have certain benefits for their company development.

Of course, Feng Yu didn't care about what these people did. It doesn't matter whether you donate sincerely or have other purposes, donating is always better than not donating.But you donate, and then you turn your head to force me~ Don't say donate, and want to step on me in the upper position, this is unbearable.

Fortunately here in China, Feng Yu’s Taihua Charity Fund and Taihua Education Fund are well-known throughout the country. No one donates more than him. Even his donation is more than one zero every year than the second place. There are still many praises and thanks.

And there are many people who have received donations from Feng Yu, who will stand up and speak for Feng Yu. Feng Yu does not need to worry about image issues.

But in Europe and America, it's different.

On Japan's side, Kameido Masao made a counterattack, just to make some trouble for Oga Norio and others to attract the attention of netizens. But in Europe and America, Kameido Masao has no good solutions.

What he can do easily in Japan, he does not have this ability in Europe and America.

Feng Yu leaned on the sofa, eating fruit leisurely, as if he didn't care about it at all. Kameido Masao is a little anxious, Boss, eh, it's about time, it's about reputation issues, don't you come forward to explain?

Feng Yu is not only the richest man in the world, but also a very young man in the world, too eye-catching. If Feng Yu is already Zong Qingxian's age, perhaps everyone will blame him a lot, and many people are more tolerant of the elderly.But at such a young age, Feng Yu is already the richest man in the world, and he still has money to spend. Shouldn't he donate it for charity? Many people even describe Feng Yu as Grande.

"Kanda, don't worry about this matter, and you don't have to suppress other people's accusations against me. Didn't those rich people announce the amount of their donations? Find someone to count them and calculate whether their donations are different. And the charitable foundations that jumped the most, trying to check their accounts to see if they have any problems."

The previous generation/life scandal is not the only charitable foundation in China, but many large charitable foundations in Europe and America have problems. Perhaps the founder has broad sentiments, but other managers may not think so.

Many foundation managers of the century may not have strong management capabilities at all. If there is a problem, it is difficult for them to find out. Many charitable foundations do not request audits.

Don’t those rich people say that they donate a lot, then look at how much they donated.

Kameido Masao is a little confused, what is the boss doing? Even if some foundation accounts are found to have problems, the fundamental problem cannot be solved. And what is the use of counting the donations of the rich?Although he didn't understand, Kameido Masao went to execute it. He never opposed Boss's orders.

In Kameido Masao's mind, the whole world said that Feng Yu was wrong, and he would also think that Feng Yu was right. He is now a blind obedience to Feng Yu.

Without Feng Yu, where can he be today? When he was in despair, he never thought that he would become the richest man in Japan? How did he think that Feng Yu would give him control of one of the two holding groups?

Feng Yu is more than just the kindness of recognizing sb's worth and employing him. In his heart, it is Enbi Haishen.

Kameido Masao is busy, Wu Zhigang and others are also busy. Feng Yu has arranged many things and wants to reverse this situation in one fell swoop.

Many rich people in the United States are waiting to see Feng Yu's jokes. They desperately hope that Feng Yu's reputation will be discredited, and then leave the United States in a desperate manner so that they can seize the opportunity to seize the market.

Even if Feng Yu admits defeat and donates a large amount of money in the United States, they can still say that Feng Yu made up for it afterwards, and then turn good things into bad things, in short, it will not make Feng Yu comfortable.

At this time, many television stations in the U.S. broadcasted an advertisement at the same time.

Feng Yu said, I didn’t know that there are still poor people in the US, which is known as the richest country in the world? The United States, which can spend over 100 billion dollars in wars every year, needs a thousand dollars in donations?I have been donating money to poor countries. If the United States is also poor, then okay, next week I will send people to scattered cash in New York, as long as you can prove that you are poor, you can come to collect the money.

Then the website issued a news: China's richest man came to the United States to send warmth!

Chapter 1851: Proud Rice Poor

This news instantly made netizens who had been silent appeared.

Many netizens here in China said that Feng Yu is going to the United States to send relief funds? I heard that the U.S. financial market has collapsed recently, and the poor are scumbags. Their President has asked China for help several times.

Of course, some netizens said that China is not rich yet, Feng Yu, you are a Chinese, what kind of money should you send to the United States? Give me the money? Then there are many netizens who really left bank accounts, dreaming of making a fortune.

Many people say that even if Feng Yu donates his day's income, they can spend their entire lives.

Feng Yu made people start to hype the news in the United States, and it quickly spread throughout the internet/network.

Then many Americans learned that the U.S. has spent over 100 billion U.S. dollars in warfare every year in the past few years! No wonder the country is poor, and it was this GCEO rge Bush to toss.

Didn’t we say that things are very powerful? How come the small country in the middle and east can't finish it for so long?

There are so many rich people in our country. Why should a Chinese person show off one's military strength?

What does Feng Yu mean, come to us to show off that he is rich? We are poor, but we do not accept Feng Yu's help!Many people began to protest on the streets and asked GCEO rge Bush to step down quickly, saying that he had destroyed the United States. They also said that they must elect a capable President and care about their poor, which made the popularity of the black Obanus soar.

GCEO rge Bush feels badly burned about the head (from trying to put out a fire), so why is it anti-protest again? How many times has this been in the past few months?

Unemployment must be resisted, income declining must be resisted, but the bigger things are resisted every day. With that idle time, can I improve my work ability and find a better job?

And this time Feng Yu is coming to donate money to you, saying that as long as the poor can get the money, not only did you not want it, but you actually protested Feng Yu's donation?

Are all of them brain-dead, don't give money? You can find Government for your life. Government TM has no money now!

The method Feng Yu came up with was still learned from the "first ~ good" of previous generation/life China.

This is not necessarily the one who donated the most, but he is the highest profile. This mantra is high-profile charity. I donated money and did a good deed. Why can't I say it?

If you do good deeds without leaving a name, it must be wrong if I leave a name for good deeds?

High-profile life, high-profile work, why not?

This person not only exposed billions of cash, put a whole vault, but also announced in a high profile that he would go to New York to "help the poor."When you see a tramp, you give cash to the poor and ask many TV stations to give him special programs.

The result at that time was that many homeless people would not accept his money at all, and some even disdain it as beneath contempt.

In the hearts of many poor people in the United States, China is also a poor Gada. If people in such a small place stand up and become rich, they will not accept such donations.

I am a person from the richest and most powerful country in the world. How can I accept such a high-profile donation from someone who is not as good as our country? And still in front of the camera?

There are many poor Americans in this kind of mind. Even if they are poor in the US, they should be richer than China.

In the impression of many of them, in places like China, many people earn only a few hundred dollars a year, which is not enough for their one-month relief fund.

Even though China’s Olympics propaganda is quite big, they think that it was made by China’s national strength. It’s like their country. No state is needed. A city can handle the Olympics by itself.

You said that China is not poor, there is the richest man in the world? Don't be kidding, many companies of Feng Yu haven't been listed yet, who knows if those assets are blown out.Otherwise, what he did when he bought "Forbes" must know that "Forbes" found out that he didn't have that much money, so he was afraid of being reported.

Besides, there is a world's richest man in a red government-ruled area like China. Do you really believe that he is not a red-top businessman?

The media in many countries are rushing to report on this matter. The news about Feng Yu must be big news, and there must be people willing to watch it.

It is a pity that Feng Yu did not appear on the streets of New York that day. Instead, many senior executives of the Wind & Rain Holding Company group brought a lot of cash and reporters to the streets to distribute cash.

But most of them were rejected outright, only a few people accepted their money, but there was no gratitude on their faces.

After this day passed, TV stations under the Wind & Rain Holding Company, as well as TV stations under some partners, and on the internet/network, all these donated footages began to appear.

Everyone found that most people rejected it outright. The poor in the United States are still proud.

Feng Yu sneered at the video, proud? I'm so proud, I've saved money!

Those homeless people have to eat freshly baked bread and drink Coca Cola, so they know how to enjoy it. Have hands have feet Don't go to work, such a person, Feng Yu himself is not willing to help.Feng Yu sent out a Twitter: It seems that Americans are unwilling to accept my help, and everyone who accepts my help has not said thank you, so I will not donate again.

Many people began to question Feng Yu's behavior. If you don't go to those poor places, what kind of donation will you come to in New York? You also said that you are not making a show?

Feng Yu immediately gave evidence. New York is the most unemployed city in the United States recently. Shouldn't it be the poorest here?

Other poor cities are also considered, such as Detroit. It's a pity that the law and order over there is terrible, people are shot ~ killed every day, no one dares to go.

The people I arranged are all carrying a large bag of cash. Don’t you worry about being robbed? Don’t you worry about your personal safety? At the very least, we have to ensure the personal safety of those reporters and cameras, right?

Feng Yu not only gave evidence, but also satirized the public security in the United States by the way, but what he said was the truth. There are real data as evidence below.

Some wealthy people jumped out at this time and began to counter Feng Yu, saying that since Feng Yu's show was very Failed this time, Feng Yu clearly didn't want to spend money but also wanted to get a good reputation.

After seeing these reports, Feng Yu didn't make any excuses this time. Instead, he exploded some of the materials that had been prepared long ago through Facebook and Twitter.Feng Yu opened Twitter and Facebook, not only for his convenience, he can use his influence to speak up at any time, but also increase the registered users of Facebook and Twitter.

How many people want to read Feng Yu's first-hand information? There are naturally more and more Facebook and Twitter users, and the money has naturally fallen into the pocket of Feng Yu, a major shareholder.

When people saw that Feng Yu had listed these materials, all those rich men who accused Feng Yu were silent...

Chapter 1852: Who Is The Big Philanthropist

What did Feng Yu list? The amount of donations he has donated over the years and the number of people he helped.

The Taihua Charity Fund and Taihua Education Fund are added together, and the accumulated donations in these years have exceeded 10 billion US dollars. The teaching buildings in China alone are worth more than 5 billion US dollars.

Not to mention that there are some teaching donations to poor countries such as Africa, and donations of food, medicine, and clothing are not small.

Of course, most of these donations are for China mainland. But there are not a few in Africa. As for why there are the most in China, Feng Yu is a Chinese. Is there anything wrong with this?

Who has money and wants to donate, the first thing to consider is not hometown and motherland?

The number of Feng Yu donations is definitely the first at this time. The so-called donations of the rich are in the accounts of some foundation, and they don't spend that much.

In terms of expenditure, there is none that can discuss two disparate things together with Feng Yu, none of them!

It seems that many rich people have donated many stocks. Let’s not say that those are floating profits. The real value may not be that high. Just say that many of those stocks are paid according to dividends, and the trading of stocks is also restricted.For example, the Bill Gates foundation has a lot of Microsoft stock, which of course was donated by Bill Gates. But these stocks cannot be sold casually, which means it is difficult to realize cash.

Many rich people, including Buffett, donate in this way. To put it bluntly, they also control the voting rights of these stocks, and they also control the true power of the Corporation, just in a different form.

Many charitable foundations have huge assets, but how much money is actually donated every year? Not necessarily 5% of the total fund size. The managers of those foundations all have high salaries.

Although Feng Yu's foundation looks much smaller than the top ones, the amount actually donated is the largest.

Feng Yu also cited many wealthy people who evaded taxes, including many wealthy people who have attacked Feng Yu. Many of the rich’s sons serve as executives in the charitable foundations established by the rich, and in addition to the expensive annual salary, they can also get some stock awards. In this way, slowly, some wealth can be transferred to their son , Thus avoiding heavy taxation on the estate of about half the value of the property.

From this point of view, the ancient families in Europe are very wise on this point. Although their inheritance tax is not low, most of them conceal their real property.For example, the wealth is replaced by some UBS deposits. Anyway, UBS is famous for its customers. As long as the descendants have tokens and passwords, they can withdraw money or bearer stocks.

Speaking of luxury, the United States is far worse than Europe because of the lack of background.

Feng Yu's move caused the image of many rich people to plummet. But not only that, Feng Yu also let people count the personal donations of many rich people, which is really incomparable with Feng Yu.

Especially when the statistics of how many people they helped by their donations are revealed, Feng Yu can be more than all the others added together.

How many people did those teaching buildings help? In short, it will cost tens of millions. There are also aids to Africa, which have also helped tens of millions of people.

Feng Yu used these to tell everyone that charity is not about some people chanting slogans, nor is it a foundation managed by those people themselves, but actually helping talents.

I have helped hundreds of millions of people, and the number is still increasing. How about you?

It was this data that made many people shut up. What's more, Feng Yu also listed some charitable foundations established by the rich themselves, which are simply blind investments. The fund's asset investment is to make more money, which can help more people, but what's the matter if you lose all your money?Those people are also worried that once they continue to hard steel with Feng Yu, maybe Feng Yu will get any terrible news.

It's not good if you burn your body.

What's more, Feng Yu is not fighting alone. There are also many Feng Yu partners in the United States and Europe. They are all consortia hiding behind the scenes. They are also helping Feng Yu and praising Feng Yu for his kind deeds.

Feng Yu finally stated directly that he is unwilling to donate to developed countries. Since it is already a developed country, then Government should have the ability to let the country have no poor people, otherwise, what development is it?

He will continue to help those in need of help in his mind until his death.

Those charity organizations, don't raise donations from him anymore. He will help others by himself. To put it bluntly, he doesn't believe in many charity organizations.

It is not just a question of ability, but also some credibility issues. Many managers of charitable foundations live luxurious lives. Can such people really focus on charity?

Using charitable funds to help oneself make money, can such a character be believed?

These news have severely exposed the facts that many people have concealed. If you are not clean, you dare to blame others?

In this way, Feng Yu took care of it easily, not only changed his image, but also solved a lot of troubles once and for all.Even because of these, Feng Yu's reputation was once again pushed to a high point. Many wealthy people also expressed their hope that they could donate to Feng Yu's charity foundation. Some are sincere, the trust of Feng Yu, and some hope to reverse their negative image, and by the way, they can also rub Feng Yu's popularity.

These were also rejected by Feng Yu. Whether those people really want to donate or want to use this opportunity to gain prestige, Feng Yu will not ask for their donations.

Feng Yu's reason is that you should keep your little money. Donations from these foundations are enough for me.

This kind of domineering remarks, but it is impossible to refute.

Many people have money, but it is only the book value of the shares of the listed Corporation. Actually, there is very little cash available.

But Feng Yu is different. Although many of his assets are stocks, the cash he holds is also not a small amount, and many of his Corporations pay very high dividends every year, and Feng Yu can't spend the money at all.

If you want to raise cash, no one is as fast as Feng Yu and as easy as Feng Yu.

Feng Yu also thought about how to spend so much money. He also discovered the inner heart idea of some rich people who really do charity, that is, when you have money and you can't spend it on your own, you can help others and hear a thank you. It is really great.The satisfaction after helping people is addictive.

At this time, a blockbuster news broke out from Microsoft, and the donation news that had dominated the headlines for many days was finally suppressed.

Chapter 1853: WIN7 Launched

Microsoft President Steve Ballmer announced that the WIN7 development has been completed and the mirror file is now available for users to download for trial. Of course, this trial has a time limit.

Microsoft has always been good at the strategy of free first, then charge. Let you download the trial for free first, and then after a certain period of time, it will trigger the protection program inside, and automatically shut down every two hours.

Most people can't stand this. For example, when they are working, the computer suddenly shuts down. How much affects things? If you are playing a game and just hit out a piece of top-quality equipment, and then suddenly shut down, the character automatically disconnects, not to mention the equipment can't be picked up, you have to be killed by the monsters.

This will make many people have to buy genuine system software, thereby driving their product sales. Of course, cooperation with those PC manufacturers is even more important.

The pre-installed system is the biggest sales volume.

And the mirror file released this time is also available in five languages, namely English, Russian, German, French and Chinese.

This is in the previous generation/life, and the release will be a little bit later. The first five language versions did not have Chinese. At that time, it was Japanese. After all, although Japan has only a population of more than 100 million, the number of electronic products is definitely the leader.

It can also be seen from this that the status of the China market in Microsoft's mind has become extremely high.This is not considered the official sale of the product, but it has attracted the attention of many users all over the world. Microsoft uses its own IE browser, MSN, etc. to directly advertise, and also advertises through Yahoo, etc., to attract more users for free Download for trial.

This is equivalent to the beta-test in internet/network games. Only after more people's testing can we know the vulnerabilities in the system that have not been discovered by developers and make the products that are actually on the market more useful.

Feng Yu returned to the capital at this time. In Lei Dajun's office/bureau, he watched Lei Dajun download the image file and installed it.

Lei Dajun wanted to do a detailed test of the system's performance, but Feng Yu said that it would not be necessary. Because more users are non-professional at all, everyone will only experience the performance of this system through intuitive operations.

For example, it takes time to switch on and off, the opening time of documents and files, whether it is stuck when opening multiple tasks, whether the function list options are clear and simple enough to make people obvious at a glance, etc.

Feng Yu tried it briefly and found that this WIN7 system is really good, and the ones he used with previous generation/life also have no time for civilities. But the previous generation/life has gone through multiple system updates, this is still a trial version.This shows that WIN7 launched by Microsoft in this life is much better than the one just launched by previous generation/life. It seems that the emergence of XOS has also made Microsoft pay more attention to the development of PC systems. For this reason, Microsoft must have paid extremely high research and development costs.

Don't think that system development is very simple, as long as there are people and computers, and the cost is very low. Let’s not say that the salary of the engineers who develop the system is not low. Just to say that they can develop the system in such a short time will definitely make Microsoft pay more, and it is not known how much code is abandoned.

Low software cost refers to production cost.

However, although this is very good, it is not more prominent than XOS2.0. At least Feng Yu has a simple operation and thinks XOS2.0 is better.

Moreover, Lenovo Kingsoft adopted Feng Yu's suggestion. On the system interface, various programs are presented in a tile style. This is consistent with the HOS system, which is suitable for users of HOS system smart phones and tablet computers.

The kernels of XOS and HOS are similar, but not exactly the same. In Second Generation, there are even greater changes. Although this increases the difficulty and cost of research and development, the possibility of being overcome is also reduced a lot.Previous generation/life Microsoft's WIN7 image files, some of which contained viruses, were made by some people who deliberately caused trouble for Microsoft. At that time, there were rumors that it was made by Fruit Corporation, but there was no evidence.

Why Microsoft needs to change the kernel is to avoid the evolution of many viruses and Trojan horse files for the kernel of the previous system. Of course, it is also related to the source code of many products that they were forced to disclose.

Trojan horses are indeed very annoying to the company who is doing software development. For example, there are many virus Trojan horses for XOS and HOS. As long as your system is completed, some people will try to make virus Trojan horses.

Or he is to prove his skills, or for fun, or just for some benefit.

For example, a company that makes anti-virus software, they make a virus Trojan horse by themselves, and then spread it on the internet/network. After many computers are infected, they can announce in due time that their anti-virus software has been able to deal with this virus. Trojans can perform security checks and kills to increase the sales of their products and obtain good profits.

Just like Lenovo Kingsoft also studies virus Trojan horses, but they are all used to test the performance of the Silver Mountain antivirus software they developed. Feng Yu didn't know if the people below spread viruses and Trojan horses by themselves, and never asked.However, Feng Yu thinks it should not. The price of Silver Mountain anti-virus software is getting cheaper and cheaper. Perhaps it may be free in the future. Since it is already so cheap, there is no need to do such a thing.

After Feng Yu used the WIN7 system, Lei Dajun sat down and personally tested the system. This is their company's biggest competitor and the most important competitive product.

In the smartphone operating system, HOS is already the Boss. The once the largest tournament class now has far less shipments than them. Microsoft's is even more popular. BlackBerry can only be sold in North America now, and the sales of fruits are not good. Ground.

But on the PC operating system, Microsoft still has the most users. When XOS was first launched, how many users were using the XP system, and the XP system has not completely stopped updating, and there are still many people using it now.

Microsoft is not bragging when it says that it is still the operating system industry Boss. But Microsoft experienced a Failed VISTA system, and then launched a new generation of WIN7, then the number of Microsoft XP users will definitely shrink quickly.

Most of the original XOS users will definitely choose XOS2.0, or simply don't upgrade first, they can still use it. However, the original VISTA users and XP users are not necessarily the same.A Failed product, in addition to the Failed on public praise, will also cause a certain amount of user loss. Users are already disappointed with Microsoft's new products. Then choose another alternative product and a stable product. A better choice.

Lei Dajun is testing there, and there are also many engineers from Lenovo Kingsoft who are testing. They are conducting professional performance tests to find the difference between this system and XOS2.0, and see the advantages of both parties. What are the shortcomings? You can make up for your shortcomings and magnify your own advantages.

After a long time, Lei Dajun raised his head: "I think I know where the shortcomings of WIN7 are! "

Chapter 1854: Hardware Compatible

Found the shortcomings so quickly? Everyone is very excited.

As long as the shortcomings of the other party are grasped, and then enlarged, Microsoft's momentum can be severely hit, so that XOS2.0 will completely lead the sales of this PC operating system and complete the surpassing of Microsoft.

"Hardware compatibility, this is their biggest shortcoming." Lei Dajun said seriously.

hardware compatible? Zong Qingxian was at a loss, he was not even half-hearted in this regard, he was a layman at all.

Wu Zhigang explained to him on the side that it supports various chip architectures, mainly performance optimization.

XOS2.0 optimizes AMD's chip architecture, and HOS optimizes the ARM architecture. If nothing else, Microsoft's optimization must be Intel's chip architecture.

Everyone differs to some extent in terms of architecture, and performance is naturally different. The optimization of hardware by the system is very important, which is directly reflected in the speed, etc., which greatly affects the user experience.

Feng Yu raised an eyebrow: "You mean WIN7 hasn't optimized AMD's chip?"

"It should be said that they only optimized Intel's chips."

AMD’s dual-core processors are now better sold than Intel’s, and they have agreements with Xu **C manufacturers, and Xu **C manufacturers’ new computers all use Chaowei chips.If Microsoft’s WIN7 is not optimized for Chaowei’s chips, then PCs using Chaowei processors will definitely not be pre-installed with WIN7 system. Is Microsoft crazy?

The reason why XOS2.0 did not optimize Intel's chips is to help AMD sell products and actively divide camps.

Just like the operating system of Fruit Corporation, it only optimizes its chip architecture. On other processors, it performs very poorly.

However, Microsoft does not need to do this at all. Although Intel is still the leader of the processor market at this time, its position has obviously been challenged by AMD.

Microsoft should not get involved in the processor market competition. It is said that no matter which processor has more market share, the other party will not disappear, and it is also a Microsoft customer.

The relationship between Microsoft and Intel is good, but not so good, right? In this way, won't it seriously harm the interests of Microsoft?

How does Feng Yu remember that WIN7 can also be used on tablets when it was in the previous generation/life? In other words, it supported the ARM architecture at that time, and certainly supported the AMD architecture.Microsoft has been working hard to build a smart phone operating system. This system must be a core set with WIN7, so it should support the ARM architecture. After all, smart phones are now beginning to transform to an ARM organization, not to mention that there are now market ones. Upstart-tablet computer.

When the others were very excited, Feng Yu poured cold water on them: "Don’t be happy too early, this is not the final version of Microsoft, right? It’s just a mirror image. The official version is definitely different from this one, and I think there will be a big difference at this point."

Lei Dajun was still staring at the computer screen, and suddenly raised his head: "Chief Feng means this is a trap Microsoft gave us, or is it a smokescreen?"

If it is a trap, then it should be taken seriously. If they think that Microsoft is uniting with Intel, and thus take it lightly, when Microsoft's WIN7 is actually on the market, they will be at a disadvantage due to miscalculations.

Lenovo Kingsoft, including the Lenovo Group, are also discussing whether this XOS2.0 should support AMD's chip architecture and reject Intel's chip architecture.

If Lenovo Kingsoft is determined to unite with AMD, and then take the road of Fruit Corporation, then the limitation must be very large.Although there are HOS systems and smart phones, tablets and other products that promote each other, this method/trick is too extreme. If you win, you may win, if you lose, you may lose.

Although it is said that even if it loses, Lenovo Kingsoft will not completely withdraw from the PC operating system, but in that case, it can only take the cheap route.

When Microsoft launched the operating system, it was all expensive. A home version of the VISTA system even cost three to four hundred dollars. And how much is a computer, or how to say, at that time Microsoft made more than those PC manufacturers.

Feng Yu doesn't plan to let Lenovo Kingsoft continue to sell so cheaply. Taking the current public praise of Lenovo-Silver Mountain Corporation, why can't it sell at the same price as Microsoft's products?

If you blindly take the cheap route, you can only lower the profits of the entire industry, which will really affect your own profits.

What's more, according to the previous generation/life experience, the price of WIN7 will definitely be lower. The ordinary version may be only about 60 US dollars. Not only to reverse the problem of VISTA public praise, but also because of the global economic crisis that just broke out at this time. Decreased.If you continue to maintain high prices, it may be difficult to sell at all. They must find a way to reverse the image of Microsoft's profiteering. Moreover, now that they have a direct competitor, Lenovo Kingsoft, they certainly dare not continue to insist on high prices.

"Microsoft will definitely support AMD's chip architecture and ARM's chip architecture. Their WIN7 combines the advantages of XP and VISTA. It must also have a simplified version that can be installed on a tablet or even a smart phone."

"We must not take it lightly. This time we may have to decide the status of both of us. And this time, our products will not be lower than their prices, but for the time being it is not easy to be higher than them. It is best to maintain consistency.

"Also, how has our XOS2.0 optimized the Intel chip architecture, can it be better than this WIN7?"

Although Feng Yu made people tell other PC manufacturers that XOS2.0 will not optimize the performance of Intel's kernel, those PC manufacturers also oppose this.

In the eyes of those PC manufacturers, it is their right to choose which kernel to choose, and it should never be tied by the system supplier.

When Microsoft was the only one, they were unwilling to bind them, not to mention that now the two heroes are side by side, they have choices.And their PC manufacturers can also affect the sales of operating systems to a certain extent. Had it not been for the Lenovo Group, the voice of Lenovo Kingsoft would have been much lower.

Those PC manufacturers can unite and let Lenovo Kingsoft provide lower-priced operating systems, which in turn threatens Microsoft to cut prices, so that they can ensure that the profits of these PC manufacturers will not be exceeded by these systems.

Whether a computer hardware is important or software is important, this debate has been for many years, and there is no answer now. But from the point of view of profit, those who do software are higher than those who do hardware, and the industry gate is even lower.

Since those PC manufacturers are also opposed to it, then prepare with both hands. If Microsoft wants to divide the camp, then Lenovo Kingsoft will divide it with him. If Microsoft does not divide it, then Lenovo-Silver Mountain Corporation does not need to take the initiative to fight. It is safest to cook frogs.

"Chief Feng rest assured, we are doing this very well. So now that Microsoft's seventh-generation PC operating system has begun to trial, will our XOS2.0 also begin?" Qiu Bojun asked.

Feng Yu nodded: "Go ahead."

Chapter 1855: Download Trial Competition

[XOS2.0 began to provide free mirror file downloads on Lenovo Kingsoft official website, Lenovo-Silver Mountain Corporation software park, Lenovo Group official website, etc., and users are welcome to try it out]

Not only advertisements on internet/network, but also on subway stations and televisions, there are advertisements for Lenovo Kingsoft.

Why does Microsoft’s previous generation/life have high profits? Because of its monopoly dominance, there is no need to advertise, and their products do not worry about it. They have agreements with almost all PC manufacturers at that time. Retail outlets such as PC manufacturers’ stores must have Microsoft advertisements and help sell Microsoft’s system disks and other software products.

Although Microsoft pays those business outlets, it is much cheaper than Microsoft's own business outlets, and it borrows all the PC manufacturers' business outlets to make their sales channels particularly good.

But there are different places in this life. For example, the Lenovo Group directly rejected Microsoft's request. Even the PCs they sold later did not use Microsoft's systems and software at all.

Other PC manufacturers have also seen it, and have started to raise prices with Microsoft. We can help you with consignment sales, but the cost of consignment sales must increase, otherwise we will mainly promote the products of Lenovo Kingsoft.Microsoft have no alternative, and also started advertising, mainly to advertise in some electronic product markets to attract users. Of course, it also includes some internet/network advertisements, which they think works best.

But now after seeing the advertisement of Lenovo Kingsoft, I realized that Lenovo-Silver Mountain Corporation is so crazy. It’s just selling a piece of software. Do you advertise on TV and subway stations?

How much will this cost increase, and how many more sets of software do you have to sell before you can earn it back?

Many companies rely on advertising to enhance brand value and product sales, but for the Company, which is in absolute dominance, it is not necessary at all.

For example, Wal-Mart hardly advertises unless it is in a new market. But even so, Wal-Mart's sales are still looked up to by other supermarket chains.

Taihua Supermarket Group does not advertise at all in China now. Even if it is a holiday to promote shopping cards, it is only necessary to advertise at the entrance of the supermarket. Naturally, customers will take the initiative to buy them.

At this time, Microsoft's dominance has been severely challenged, and Lenovo Kingsoft has not yet been able to climb to the first place, so when Lenovo-Silver Mountain Corporation began to advertise on such a large scale, Microsoft also began to advertise.Many companies feel that these two software Corporations are crazy. What you are providing is a mirror file for free trial. It was originally an advertisement, but in order to make this advertisement more popular, you did a lot of advertisements. This is not crazy. What is it?

If your system is officially on sale, you can understand it by advertising. What is this now!

Among them, the happiest one is the Fruit Corporation. They eagerly hope that the two companies can suffer from both sides. Then the Fruit Corporation can reveal outstanding talent from the cracks. Maybe there will be some companies willing to cooperate with their Fruit Corporation and adopt fruits. Corporation’s hardware architecture program, and use Fruit Corporation’s system software.

Only two days later, Fruit Corporation couldn't laugh.

Are MDMicrosoft and Lenovo Kingsoft brain-dead? Your trial version downloads are also time-limited, so how come the advertising is endless?

At this time, the system of Fruit Corporation is also undergoing an upgrade. They also hope that users can download their products for trial. But now when everyone thinks of the system, the first reaction is not Microsoft's WIN7 or Lenovo Kingsoft's XOS2.0 No one noticed that their Fruit Corporation also released a new generation of operating systems.Jobs feels very aggrieved, which clearly means to use financial resources to overwhelm others. Although Fruit Corporation has launched two new products, IPHONE and IPAD, their sales are just passable, far from being comparable to previous generation/life.

The previous generation/life Fruit Corporation is leading the trend, but now it is just a follower. Moreover, their IPHONE and IPAD are directly defined as second-grade products. Wind & Rain smart phones and L-PAD are the best and most powerful in their class.

For a long time, Fruit Corporation’s products have not been cost-effective, but what stands out is the powerful performance, which is unique in many designs.

But in this life, when their price/performance ratio is still low, their performance is no longer outstanding, how can they sell it? In order to stimulate sales, their mobile phones, tablets, etc. are reducing prices, but unfortunately they still do not sell well.

Many brands that have joined the HOS camp can now sell them well.

The economic crisis this year has caused Fruit Corporation's profits to plummet. Even for two new products, the research and development expenses at this time have not been recovered, let alone the advertising expenses.

The economic crisis itself will lead to a decline in the purchasing power of the market, even the sales of Wind & Rain smartphones and L-PAD have slowed down.

But others are still making money. They are still the best-selling products, but they can't.In fact, Fruit Corporation's chips are also shifting to the ARM architecture at this time. Tablets and smartphones are already in this architecture. Some people in their Corporation are even asking if they want to talk to Lenovo Kingsoft and join the HOS alliance?

With the technology of Fruit Corporation, and even the experience of combining software and hardware product development, it is sure to reveal one's talent in the alliance.

But this article was rejected by Jobs. They are Fruit Corporation. How can a science and technology corporation that aims to change the world stay behind others?

Jobs believes that Lenovo Kingsoft will lose to Microsoft this time, because a Company like Microsoft will never fall twice in the same place.

After Lenovo Kingsoft retreats, it is an opportunity for their Fruit Corporation to rise, win in chaos and save costs.

In fact, Jobs also planned a plan to draw a salary from the bottom, that is, to directly acquire all of ARM, at a premium, so that ARM's architecture technology is completely in the hands of their Fruit Corporation, and they can have capital to negotiate with other companies, including Lenovo Group or something.

But it is a pity that ARM’s shareholders are very scattered, and what Jobs didn’t know was that when Feng Yu bought shares, there was a stipulation in the agreement that if any major shareholder intends to sell shares, Feng Yu has the right of first refusal.At that time, other shareholders signed it without hesitation. Anyway, there is no loss to them. If they want to sell it, there is a stable buyer who can take over. But in this way, Jobs' strategy was broken.

The advertisement of Lenovo Kingsoft lasted for a month, that is, from the beginning of the download of XOS2.0 to the end, the advertisement did not stop, even if it was the last day.

At this time, the number of downloads of Microsoft's WIN7 and Lenovo Kingsoft XOS2.0 have also been counted. Microsoft's is about 2.5 million, and Lenovo-Silver Mountain Corporation's has reached 5 million!

In the first battle, Lenovo Kingsoft won!

Chapter 1856: Advantages Of Software Park

Lenovo Kingsoft won, not because users trust the system of Lenovo-Silver Mountain Corporation more. To be honest, Microsoft is still ranked first in the software industry at this time.

Even Bill Gates personally claimed that Microsoft's seventh-generation Windows operating system will bring everyone a satisfying experience with extremely powerful performance, abandoning many vulnerabilities of VISTA, and has many innovative designs.

And when the mirror version is available for download, those software development corporations have begun to develop software patch packages suitable for the operation of the WIN7 system, which will definitely not delay the use of application software.

Many XP users also feel that XP seems to be a little behind at this time. After all, they have been looking forward to WIN7 for many years.

But in terms of advertising, Microsoft underestimated the enemy, and they did not expect that Lenovo Kingsoft would advertise wildly at this time. You said you would do an advertisement for a beta-test version. Even if you do, there is no need to be so fierce. Well, when it's officially on sale, will you still advertise?

This unconventional move by Lenovo Kingsoft made Microsoft extremely passive. They were forced to fight and increased advertising, but it was still much worse than the scale of Lenovo-Silver Mountain Corporation.

But it is not this advertisement that determines success or failure. Although the advertising effect is very strong, it is not enough to give Lenovo Kingsoft the lead.Let Lenovo-Silver Mountain Corporation win, it is their software park.

Microsoft provides free downloads on its official website, and soon other websites will provide downloading programs. However, some of this download program contains virus and Trojan horses.

This matter is really not done by Lenovo Kingsoft. Since Feng Yu has planned to use the kingly way to fight, he will not adopt this kind of small method/trick. Although the effect is really good, it will increase Microsoft’s exposure. .

Just as the emergence of this virus Trojan horse, Microsoft has made several IT media headlines. Feng Yu now wants to increase the exposure and popularity of Lenovo Kingsoft. How could this give Microsoft this opportunity?

Although Microsoft's official website is good, the amount of page views is not very high. Who is okay to log in to Microsoft's official website every day, unless it is necessary, will log in.

But this time, because Microsoft and Lenovo Kingsoft advertised, the exposure rate increased sharply, so correspondingly, the number of people downloading mirror files from their official website increased sharply.

It’s a pity that Microsoft’s official website is very general. Don’t think that they are the world’s No. 1 software Corporation or Internet Explorer. Just think that their official website must be very good, and they don’t need it in normal times. What are they doing so well? ?As a result, too many people were downloading at the same time, and the website was paralyzed. Everyone's download progress bar is stuck, not because of their internet speed, but because of the congestion of Microsoft's official website channel.

As a result, many people want to download, but find it difficult to download. The time is long, and many people have complaints in their lives.

You dignified the official website of Microsoft, the download speed is like this? Even because of time constraints, many people worry about not being able to download. This is why they went to other pirated versions to download and experience, and they were hit by Trojan horse viruses.

I wanted to experience it. Not only did I fail to experience it, but I also caught the virus. How disappointing.

So many people have heard that Lenovo Kingsoft's Second Generation system has also begun to provide free mirror file downloads, so it's better to try the one over there first.

Anyway, they all need to replace the system. If the Lenovo Kingsoft is easy to use, there is no need to continue to use Microsoft.

On the Lenovo Kingsoft, in addition to the official website and the official website of the Lenovo Group, their software park one's contributions cannot go unnoticed.

Because when this software park was built, it was considered that if there is any fiery/popular software, and many netizens download it at the same time, it will cause internet/network congestion, slow download speed, or even suspension.So in this regard, they have specially made some upgrades to ensure that the internet/network speed will not slow down even if millions of people download at the same time. In addition, the official website of Lenovo Kingsoft and the official website of Lenovo Group are also used to split the stream, ensuring that their download speeds are good.

There are three download sites on the internet/network advertisement, and there are many download addresses. If you change a card several times, you will be fine.

Many people have this experience when downloading things. Since I want to download, I really hope to use this. At this time, the download speed is slow, making people feel a lot irritable. If you get stuck at 99% and do not move, many people want to smash the computer.

As a result, Lenovo Kingsoft seized this point to promote, so that many people who originally downloaded WIN7 also began to download XOS2.0.

Moreover, in China, Lenovo Kingsoft’s promotion is better. Many people listened to the free download experience, and they were happy and excited to try the download without any money.

Although they also read the promotion on the website, this is a mirror file, which will become invalid after a period of time, and will automatically shut down every two hours after a certain date, regardless of whether you agree or not.

And remind everyone, please pay attention to the time of product launch, purchase genuine system software installation, have a better experience and use effect.Obviously, many people also ignore these tips. There are only two words in their expression: free!

As a result, the number of downloads in China alone exceeded two million, plus Europe and North America, and finally reached five million downloads.

In fact, if it were not for only providing a total of five million mirror file downloads, this number may increase.

Look at Microsoft's WIN7, the download volume in China is too low, but in North America, it far exceeds XOS2.0, and both sides have their own home games.

After the advantages of this software park were reflected, Qiu Bojun and Lei Dajun grinning from ear to ear. When it was decided to make this software download park bigger, many people still opposed it.

But now, take a look at the daily page views of this software park, it is almost comparable to some portal websites. Many people want to find software. The first reaction is not to go to those electronic towns, but to the software park of Lenovo Kingsoft, which is more comprehensive and easier to find.

This time Lenovo Kingsoft advertised XOS2.0, which also made the software park known to more users. After downloading XOS2.0, many of them couldn’t help being attracted by those pages and downloaded Many other software.There are free ones, and of course many are charged. This income alone made Lei Dajun smile from ear to ear, not to mention the increase in many members, which will bring them more income in the future.

Not only on China, but also on the European and American sides, Feng Yu can predict that many competitors will surely emerge in the coming year.

The industry is hot, and there will be many people who want to follow the trend and imitate. This is normal, and in this way, many people will be affected subtly. If you want to find software, you can find these websites that can provide downloads.

Among them, the software park of Lenovo Kingsoft is the industry's first, with the highest credibility and the most complete variety. This piece of cake, Lenovo-Silver Mountain Corporation is going to bite the biggest piece!

Chapter 1857: Thoughts Come True

"Don't you need to go to Wind & Rain Consultation today?" Zhou Kexin asked Feng Yu during breakfast.

She was extremely happy during this period. Feng Yu had to pay attention to those financial investments, so she spent most of her time in Hong Kong, and she spent more time with her.

"You don't need to go today. All that should be sold has been sold, and the rest must be sold slowly, otherwise it will affect the price."

Feng Yu They invest in a lot of crude oil futures contracts. If they buy and deliver in a large amount, then the price of crude oil futures may not fall so sharply.

Only if the decline is more, then the profit will be higher when the future rises.

During this period of time, there is no need for Feng Yu to keep an eye on it every day. Even if the price changes drastically, they will have time to deliver the goods in time, but the profit will be less, but they will never lose.

Feng Yu is such a person. When he is busy, he can stay up for a day and night, and he is stuck in front of the computer, his mind is running fast, and he sends out various commands.

But after being busy, people will become a lot lazy. Soaking in the sun, fishing, or playing ball, swimming, etc., even watching a meeting or playing internet/network games for a while, I feel very enjoyable.

Today, he plans to go bowling with Fu Guangzheng. Although he doesn't know how to do it at all, it is fun to play occasionally."Do you really want to take control of "Forbes"?" Zhou Kexin always feels that something is not true. It is "Forbes", and it is not a loss. It’s already very difficult to exchange shares with you. How could you agree to let you control?

Feng Yu wiped his mouth and leaned on the back of his chair: "Didn’t you say that you want to be the editor-in-chief of the world’s largest business magazine? This day will not be too far away. When "Forbes" and "Wind & Rain" When the Weekly is completely merged, it is when your dreams come true."

Zhou Kexin is very excited, she thinks Feng Yu did it for her. If you want to acquire a company that does not lose money, you will definitely have to pay a premium. In many cases, you may not be able to recover the cost in five or eight years.

Although the money is nothing to Feng Yu at all, even if others use the money, they can't do it at all.

After dinner, a driver sent Zhou Kexin to work. It was almost time to check his watch. Feng Yu asked the driver to send him to the stadium.

Pop~~

Feng Yu shook his head and beat it up again.

This bowling is really not as good as Fu Guangzheng. Even if Wen Dongjun comes, he can play better than him with his strong arm.

After playing for a while, the two sat in chairs to rest. There is no one else in the entire stadium. This bowling alley was opened by Fu Guangzheng's cousin and was directly packaged by Fu Guangzheng.Feng Yu doesn't like strangers around, and Fu Guangzheng doesn't like it either.

"Feng Yu, I plan to go to the UK tomorrow. There are a few companies that I am interested in. Now the stock price is falling very badly. I plan to buy it directly." Fu Guangzheng wiped his sweat and said.

"what type is it?"

"Retail, as a chain store. There are more than 80 stores in the UK, and some in France and Germany. There are more than 100 in total, and the market value is less than one billion pounds at this time."

"I plan to buy it for 1 billion pounds. This will not only expand our retail business, but also I am confident that it will recover the cost within ten years. After integrating with our family's business, it will bring me no less than a little A profit of 500 million pounds."

Feng Yu raised his eyebrows. This Corporation is highly profitable. Would someone sell such a company?

Fu Guangzheng means that now we can have a net profit(s) of more than 100 million pounds a year. This money will be earned back in ten years, and the value of this Corporation will definitely appreciate. Fu Guangzheng is a good business. .

But with such a high-quality Company, how can those shareholders sell it?

If it is Feng Yu, it will definitely not be sold. The income is so stable that it is suitable for the next generation. Even Buffett, who has been playing financial investment, has also invested in many industries.Because Buffett also knows that if he puts all his funds in the financial market, once the crisis hits, he has no chance of turning over his mistakes.

Seeing Feng Yu’s puzzled expression, Fu Guangzheng explained with a smile: “The major shareholders of that Corporation have lost a lot of money in this financial crisis. They need cash to fill the shortfall, and they can easily There are not many people who come up with a billion pounds. I happen to be one of them. I have worked with their Company before, and I am friends with their shareholders."

The advantage of this kind of sale is that both parties have a high degree of trust and do not worry about cheating by the other party, thus putting themselves into greater trouble. Moreover, Fu Guangzheng must have been greedy for the company to be acquired for a long time, know a lot, and will not suffer.

In fact, if the other party was not in a hurry, Fu Guangzheng would not be sure to buy it at such a low price. Don't look at it as if he bought it at a premium, but he measured this company and the true value did exceed one billion pounds.

After all, Fu Guangzheng can be considered cheap. According to Fu Guangzheng's psychological price, even if the other party offered a price of 1.2 billion pounds, he would buy, so he was confident that he could complete it.Fu's family is a retail tycoon. After this shopping mall group can earn money, it will be of great benefit to their Fu's retail channel expansion, and it can also completely penetrate the British market. In this market, they are greedy. for a long time.

"You are lucky, this kind of Company at this time, but it is not easy to acquire."

Feng Yu also arranged for Ralph and others to acquire many companies during this period, but those companies have relatively high liabilities and have considerable losses.

If it weren't for the integration of those businesses, which is very important to Feng Yu, Feng Yu would never consider it.

Feng Yu actually wants to continue to expand retail channels. Although it is okay to cooperate with Fu Jia, Feng Yu does not intend to cooperate like this forever.

What's more, this is a good time for expansion. In the future, it can also be combined with internet/network malls. At least it can save costs in many places such as warehousing and purchase channels. In this way, the Company, which may lose money in the hands of others, is in Feng Yu You can make money in your hands.

What Feng Yu values more is the cash retention of the retail group. There is a lot of cash that can be retained every month. This is too important for someone who is good at financial investment. In this way, when Feng Yu invests in the future, he can use it. Set aside so much risk reserve, you can get higher profits.The two were chatting, Feng Yu's phone rang, he picked it up, and after a few words, he stood up suddenly.

"Feng Yu, what happened?" Fu Guangzheng asked concerned.

"Hahaha, good thing, good thing! Guangzheng, this time you can be godfather! "

Fu Guangzheng's eyes lit up: "You mean, Ms. Zhou is pregnant?! " Feng Yu wanted to be the godfather when the two children were born, but Kirilenko was ahead of him.

Feng Yu nodded vigorously, finally letting go of the stone in his heart.

Chapter 1858: Fatty Huang's Help

Feng Yu found the best obstetrics and gynecologists in Hong Kong, and even planned to go to Europe and the United States to hire the most famous obstetricians and gynecologists in Europe and the United States. The mainland sender Guanyin and other people also planned to invite two over, but Zhou Kexin Stopped.

The doctor checked that everything was normal and there was no need to be so nervous. Too much care can easily cause tension in pregnant women, which is even worse.

The due date is in the middle of next year, and it is still early. However, Zhou Kexin and her parents are very happy for Feng Yu's concern.

Zhou Kexin's parents are finally relieved. They always feel that if their daughters have no children, they will feel insecure. They don't understand why their daughter believes in Feng Yu so desperately. Now that her daughter is not old, Feng Yu may be good to her, but how old is it?

This time it’s good. With the child as a bridge, it’s not a problem. At least I will love the house and its crow. And a hundred years later, they no longer worry that their daughter will not be taken care of when she is old.

Feng Yu often stayed at home during this time, accompanied Zhou Kexin, and even went to work with Zhou Kexin for many times in the Corporation. If he didn't know that pregnant women should not suddenly change their life patterns, he also planned to let Zhou Kexin take a one-year vacation.

Zhou Kexin is working there, Feng Yu is at one of the desks, playing games with headphones on.Although he deliberately didn't speak to avoid interrupting Zhou Kexin's work, he almost yelled out several times.

What is the most fearful of playing games? The most fearful thing is to encounter a pit teammate. What’s more terrifying than this is that I don’t know the pit. I always think I’m a good player, even a master. All kinds of Failed can find excuses. For example, this second product named Wen Dongjun!

Feng Yu threatened Wen Dongjun to quit as soon as possible. He would regroup his teammates, otherwise he would have to talk to Wen Dongjun's leadership and say, go to work and play games!

I have become a leadership team, I have my own office/bureau, but I can't be so indulgent!

Well, maybe Wen Dongjun's work at this time is not busy at all. The leadership work is busy when you say it is busy, and it is really free when you say it is idle.

After playing a few games after changing teammates, Feng Yu was finally relieved. Although he still lost three games, at least he didn't lose all, and his opponent was indeed very powerful. I'm still in a good mood to play against a better player than me and win two rounds.

I wanted to continue, but the phone rang suddenly. Feng Yu said hello to his teammates and left.

"Old Huang, how do you remember to call me?"The caller was Huang Fatzi. Since Feng Yu started selling Wind & Rain Brand electric fans, he has been a distributor and agent. Feng Yu Corporation does not sell all the products that Huang Fatzi does not sell.

Huang Fatzi has never let go of things as big as cars, even harvesters, as small as mobile phone batteries and electronic parts.

Although it seems that Feng Yu’s conditions are a bit harsh for them, and often the retail price is fixed, but it definitely reserves a profit margin for them, and the product is never worried about selling, and the checkout never pushes money, and the product sells At the end of the year, they will be given some bonuses.

Huang Fatzi was considered the first group of people to go to sea. After tossing in South Guangdong Province for so many years, now he is also a super rich with a wealth of several one billion. And this Huang Fatzi is very interesting. He would call Feng Yu during the holidays. If his parents were not old and he didn’t want to leave South Guangdong Province, Feng Yu originally planned to recruit him into Taihua Holdings as the vice president, responsible for sales. It.

But today doesn't seem to be a holiday. Why is this Huang Fatzi calling?

"Chief Feng, I am looking for your help." Huang Fatzi directly opened the door and see the mountain. He knew that Feng Yu didn't like those false politeness.Hey, this is surprising. Huang Fatzi's net worth, and also a national representative, is also deeply entrenched in South Guangdong Province. Generally, there is nothing to seduce him, right?

"Oh, this is the first time I have heard you speak, let me talk about it, what can you do for me?"

For so many years, it is considered a friend. Since the other party has spoken, Feng Yu always stretches out his hand.

"Chief Feng, I have encountered a little difficulty in capital turnover recently, and I want to borrow money from you. The amount is a lot."

Borrow money? It is said that Huang Fatzi has a wholesale market, 4S stores, electronic and electrical subcontract(or)/OEM supplier factories, and two office buildings. These are also high-quality assets. Huang Fatzi is so delicious in South Guangdong Province. , Is it okay to borrow one or two billion from bank?

Listen to Huang Fatzi's meaning, the number is more than two billion?

"Oh, how much is needed, you say the number."

Huang Fatzi was stunned for a moment: "Chief Feng, don't you ask me what to borrow money for?" How can I agree so quickly, I am not afraid that I will not be able to repay the loan.

"Hahaha, Lao Huang, we have been in a relationship for so many years. Since I started doing business, we have worked together and are considered old friends. They say that I have never lost money in business, and you never seem to have lost money in business. Right? I dared to sell the house and start a business. I admire you for that."
"Since you said that you need to borrow money from me, you must have considered it very clearly. I dare not say that if it is more than one billion US dollars, I will be able to give it to you immediately. If it is more, it will take up to three days."

Huang Fatzi was so touched when he heard Feng Yu's words, Chief Feng replied and followed Chief Feng, and he was right!

"Chief Feng, this is the case. I plan to invest in two electronic product subcontract(or)/OEM supplier factories abroad, one in India and the other in Brazil. I have inspected them and bought other people’s factories directly, and I also found local ones. Partners, but financial difficulties have arisen."

"In the past few years, I have been investing in subcontract(or)/OEM supplier factories in China. Competing with Fushi Kang in Taiwan has increased our investment costs, but there are still profits, and Fushi Kang has also started They have moved their positions abroad, but they can't grab me in China! "

"This is not to quickly seize the market. I borrowed a lot of money to invest. In the past two years alone, I opened three subcontract(or)/OEM supplier factories in one go. Bank still owes more than 2 billion loans. Many partners withdrew their shares because they were worried that my decision was too aggressive, and I bought their shares."
"It's not that I think about foreign investment now, but I don't have any money at all. The two foreign factories need at least two One billion U.S. dollars, but it doesn't need that much in advance. Six billion U.S. dollars is enough, and it can be paid in installments after negotiation. I can still raise a little bit, but I can borrow from other friends, they can’t borrow too much, so I’m calling you."

"Hahaha, Lao Huang, your business is getting bigger and bigger. You plan to break out of Asia and go to the world. This is a good thing, and I will definitely help. Your Corporation should also reserve some liquidity, 600 million. I will lend you dollars. If you don’t have enough, you can speak up."

In the eyes of others, it is a big number, but in Feng Yu's eyes, it is nothing at all. Although Feng Yu said that he did not make much money on the stockmarket in the United States, it is relative to his profit on crude oil futures. Moreover, Feng Yu has a large capital base. Even if the profit rate is lower, he will never make much money. less.

"Chief Feng, thank you so much. You told me to do this business, or should I convert a portion of the shares for you?" Huang Fatzi was so excited, Chief Feng was so interesting!

"No, it's your ability to grow and grow. You don't have to worry about the money. Whenever you have it, you will pay it back to me. The interest will be based on the bank's interest rate. I am in Hong Kong. Come here tomorrow. Give you."

Chapter 1859: OEM Is Very Profitable?

"Feng, your friend from mainland came here today, who is it, do I know?" Kirilenko hadn't come in yet, the loud voice had come in.

"You met, maybe you don't know what his name is, but you definitely have the impression that it is the roundest one."

As far as Huang Fatzi's figure is concerned, you will never forget it if you meet him once. When Feng Yu first met Huang Fatzi, he could only be said to be a fat man, but now, it is a meatball. It's less than one meter, and the weight is more than 120...kg!

To put it simply, the weight hovers around 250 all year round.

Feng Yu really doubted that his knees and spine could bear it? That guy seems to be a very life-saving person, so why don't you know how to lose weight.

Kirilenko suddenly realized that it was the ball.

When Huang Fatzi arrived, he was taken to the restaurant directly by car. The traditional Chinese people like to talk while eating. Huang Fatzi's figure says he is not a foodie, so someone should believe him.

Fu Guangzheng, Li Zekai, He Laosan and other people in Hong Kong also came here, which is a cheer for Feng Yu.

Huang Fatzi was even more excited when he saw Feng Yu invited so many great people to accompany him. Although he is considered a rich man, he still can't discuss two disparate things together with these few people. Isn't that old man just Kirilenko who ranks only behind Feng Yu on the richest man list?"Hello everyone, it's an honor for me Huang Fatzi to meet you." Huang Fatzi greeted everyone with his hands.

"Hahaha, Huang Da Boss, many of our products are also produced in your factory. What are we doing so politely?" Fu Guangzheng said with a smile, besides Feng Yu, it is him and Huang Fatzi The most familiar.

"Mr. Fu is polite, he still calls me Huang Fatzi. It sounds good."

"Don't be polite, talk while eating." Feng Yu greeted everyone to move their chopsticks.

Kirilenko likes to drink, Feng Yu and the others can't accompany him, if Fu Guangwei is still okay. But today there is Huang Fatzi, he was also tested by alcohol.

The two poured down two bottles of white wine and both drank very happily. Kirilenko patted Huang Fatzi on the shoulder, feeling quite not having met earlier.

In Kirilenko's eyes, the one who can accompany him to drink happily is a good brother!

"Chief Feng, I toast you for this glass of wine, thank you for your help."

Feng Yu dried the glass of wine in the quilt, put down the glass and said, "Lao Huang, you are out of touch. When I first started doing business, you supported me a lot, did you?"

"Besides, why are you polite to me with this little money."Huang Fatzi "..." He deserves to be the world's richest man. This is six billion US dollars, which is like six yuan in people's mouth.

Kirilenko asked curiously: "Feng, what are you talking about, what is he doing?"

"Oh, he encountered a problem with his capital turnover, he just asked me to help. By the way, he is one of the most important subcontract(or)/OEM suppliers and distributors under Taihua Holdings, and he was also the first to cooperate with me. One of the people."

"Subcontract(or)/OEM supplier? Does that make money?" Kirilenko is curious, isn't the subcontract(or)/OEM supplier pure labor? Isn’t China’s labor costs rising a lot now, and it’s still Is it profitable?

Li Zekai and He Laosan are also very curious. It's just a subcontract(or)/OEM supplier. Why does Feng Yu seem to be very important? This company is not willing to subcontract(or)/OEM supplier. You can find the next one. Some are What.

Besides, doesn't Taihua Holdings still have many factories, and they can still produce it by themselves. The profit is low, but it is also profit.

"This subcontract(or)/OEM supplier may be a little different from what you understand. It's not just that we give them the design drawings, and then they follow the production and paste our trademarks. They do everything from product design, development, production, and after-sales. Participation is really closely related to our interests."This is actually Fushi Kang's 3C model, which is why so many copycats of previous generation/life can look so similar to many brand machines, and even the internal design and architecture, many of which are completed by Fushi Kang.

Don’t think that Fushi Kang only collects subcontract(or)/OEM supplier fees, design and development costs, after-sales costs, and even global logistics, which is which factory I will produce more for you, so that you can sell to which market and guarantee your The storage and transportation costs are the lowest.

This is the strength of Fushi Kang. The world's most profitable subcontract(or)/OEM supplier company, the subcontract(or)/OEM supplier standard setter, and the industry leader, this is not just blowing it out.

The annual turnover at this time has reached 100 billion US dollars. According to this ranking alone, the world can be ranked in the top 100, but it will definitely enter the top 50 next year, because many of the Corporations ranked ahead of them have either gone bankrupt or After being acquired by others, one goes up and down, and they naturally go up.

The United States, Nanyang, Japan, and Europe also have very strong subcontract(or)/OEM supplier companies, but they all lost money this year. On the contrary, the China market is still on the rise.

The sales of Lenovo Group, Wind & Rain Brand, Aihua brand, etc. alone have increased, and G-BOX, Changhong and a number of domestic brands have also seen the benefits of subcontract(or)/OEM supplier, which is to reduce investment Cost has greatly increased the Company's ability to resist risks.Even sometimes, including the subcontract(or)/OEM supplier fee, the production cost is lower than that of self-produced products, because they are more professional, more efficient, and larger in scale.

It is precisely because of the explosive growth of domestic computers, communications, and consumer electronics that companies such as Fushi Kang and Huang Fatzi have developed better. However, Fushi Kang is not as good as the previous generation/life development in China because of the strong competitor Huang Fatzi.

The most important thing is that Huang Fatzi has subcontract(or)/OEM supplier orders from the world’s top electronics and electrical appliances brands such as Lenovo, Aihua, Wind & Rain Brand, etc. These are what Fushi Kang has been pursuing. .

"Then how much is this profit margin?" Kirilenko asked.

"The gross profit(s) is very high. If the net profit(s) is in the country, it is 67% now?" Feng Yu looked at Huang Fatzi, which he just estimated.

Huang Fatzi nodded: "Last year 7.3%, labor costs have increased this year, about 6.8%, but next year the factories in India and Brazil will start production, and the profit margins there can exceed 8%. The labor cost over there is very low."
"ASUS, the world's largest motherboard manufacturer, also does subcontract(or)/OEM supplier, as well as Japan's Xiapu, and many electronic and electrical companies, as well as parts processing companies, all do subcontract(or) /OEM supplier, because their products can’t be sold, and there are so many factories, can’t you just lose money just because they don’t produce products?”

"And I tell you, Lao Huang’s Company has the highest profit in the industry, and other subcontract(or)/OEM supplier companies are not profitable. The most important thing is to choose the right partner. Cooperate with me, I don’t Will make him lose."

The subcontract(or)/OEM supplier is not to produce products that others are unwilling to produce, but to produce products that others cannot produce.

Kirilenko's expression is getting brighter and brighter, subcontract(or)/OEM supplier, it sounds like it is quite profitable. Let us look back and see if we can invest a little bit.

Chapter 1860: Goal First

Through the wine, Huang Fatzi said boldly: "At present, in China, when it comes to subcontract(or)/OEM supplier, we are already going forward together with Fushi Kang, an object that we can only look up to. Although we There are not as many factories as them, but we have higher profits than them. Of course, this is also thanks to Chief Feng's care."

Feng Yu waved his hand: "Give it to your subcontract(or)/OEM supplier. Sometimes it’s cheaper than our own production. We don’t suffer. We are mutually beneficial. And this money is earned by our own people. happy."

People like them all know that Feng Yu has always been unfamiliar with Taiwan. You said that you are a businessman and you don't participate in government. You care about so much.

National affairs, there is a country~leadership management, you are better, everywhere targeting Taiwan Company. Now many Taiwanese businessmen are saying that you are attacking your compatriots.

Huang Fatzi smiled, and then said: "But it's almost impossible with Fushi Kang. I want to surpass Fushi Kang. The goal is to become the world's largest subcontract(or)/OEM supplier! Chief Feng wants to be the first in everything he does. I don’t want to be second, Huang Fatzi! "

Everyone applauded Huang Fatzi and took a drink together.Fu Guangzheng began to pour cold water at this time. Others did not know the industry, but he knew it very well. Not to mention that Fu Jia was originally a retailer, and he also had contact with these subcontract(or)/OEM supplier factories, but now he is also a board member/director and vice president of Taihua Holdings, and many of these subcontract(or)/OEM supplier companies He is responsible for signing orders, and he is very familiar with this aspect.

"Lao Huang, you want to be the number one in the industry. This is not easy. Fushi Kang, your most important opponent, currently only ranks fifth in the industry according to scale."

"Your scale is considered top-notch in China, but it is not ranked in Asia. This time you are starting to develop abroad, right, but if you want to surpass the previous ones and open new factories on your own, I think It’s unlikely. In places where labor costs are low, other colleagues have already entered first, and you are late than them."

"If the first opportunity is gone, it is not easy to surpass the other party. If you want to be No. 1 in the world, you must achieve the highest scale, brand, turnover or profit. This is not easy. ."

Fu Guangzheng did not say a word, Feng Yu can be the number one in the world, that is because Feng Yu has an outstanding market sense, outstanding R&D talent, strong financial guarantee and amazing investment strength.He first became the richest man in the world, and then made other sub-Corporations the number one in the industry, and even the development of many sub-companies, Feng Yu did not give much advice.

For example, in the sixth sense, Feng Yu is even a hand-off shopkeeper, but Kameido Masao became the industry's first, the first company listed in the industry, and the stockmarket weather vane of that industry, and entered the S&P index.

Before, who could think of it, maybe Feng Yu might not be able to think of it?

There are also Bing City Pharmaceuticals, Great Northern Granary Group, etc. Feng Yu basically ignores them. Isn't it improving every year? Even in these IT industries such as electronics and communications, Feng Yu only gave some suggestions and opinions. It is not someone else who does R&D and management.

Feng Yu used his huge funds and strong personality charm to achieve this step today. Not everyone can bear to delegate power to others, and not everyone likes Feng Yu, who is willing to trust each other, and Give the other party enough respect.

No doubt about employing people, not for suspects. This sentence is simple to say, but it is too difficult to do it. But I don’t know how Feng Yu did it. The Americans, Japanese people, and Feng Yu are all desperate, but does Feng Yu treat each other well?

Or in other words, they are also impressed by Feng Yu's personality charm and want to learn from Feng Yu?Hearing Fu Guangzheng's words, Kirilenko's inner heart began to beat the return drum.

What do you mean, this Huang Fatzi played so much just now, but it may not be the top number in Asia?

If only China is very strong, then Kirilenko would have no interest. Obviously it's almost saturated here. Didn't Feng Yu have any investment himself?

But having said that, this is a certain amount of money, otherwise Feng Yu would not be so relieved to lend money to the other party and give him encouragement.

Huang Fatzi heard these words from Fu Guangzheng, after thinking about it, he said: "Mr. Fu, Fushi Kang, I have also studied. They started very late, but they developed very fast. Of course, they have their advantages. For example, they are in Taiwan. By the way, it is easy to cooperate with many world-renowned electronic brands."

"But I also have this advantage. The Company of my subcontract(or)/OEM supplier is also carefully selected. It is not a big brand. I don't do it. Although Fushi Kang also claims that, but in China, they It is still a subcontract(or)/OEM supplier that has many small-brand products, but they are only covered by those big-brand products, and they never promote them."

Some companies will advertise how many companies they are subcontract(or)/OEM suppliers to show how many companies they trust and how strong subcontract(or)/OEM supplier strength they have.However, Fushi Kang’s key publicity method is also very special. What they advertise is that they cooperate with the world’s top brands to show how many big brands they are trusted, so that they can use the brand effects of those big brands to bring them more More and more stable orders.

This is precisely the advantage of Huang Fatzi Company. Wind & Rain Brand, Aihua, Lenovo, Changhong, AMD, Nvidia, AIWA, Gold Stone, G-BOX, Hier, Gerry, Gelanshi, etc. They are all world-renowned brands in electronics, communications, and electrical appliances, and many are even number one in the industry.

Huang Fatzi really looks down on orders from those small brands. The quantity is small and the profit is not high, which is completely unattractive.

"Fushi Kang is not in my eyes now. As for other subcontract(or)/OEM supplier companies that rank higher, they have all lost money this year, and they will lose more next year because of their subcontract(or)/OEM supplier companies. Many of the products sold are not good. I’m lucky. My subcontract(or)/OEM supplier’s products are best-sellers, and the supply exceeds demand."

Everyone smiled knowingly. This is a flattery to Feng Yu. After all, the most orders of Huang Fatzi subcontract(or)/OEM supplier come from Feng Yu’s Company."Those companies in the front lose money, so it is necessary to make some response, but it is not so easy to grab orders. The subcontract(or)/OEM supplier companies in the top few are selling their own factories to reduce expenses. The two parks acquired by India and Brazil were purchased from the world's number one electronic subcontract(or)/OEM supplier company."

"When they were building, they were much more expensive than the price I bought, and they also allowed me to pay in installments. It shows how eager they are to get rid of. I am not stupid. I will start a competition after I buy it. The technology is not good enough. I don’t want it at all. This is what I learned from Chief Feng. The local Government can’t say anything, not to mention I have local partners.”

"In the future, I will strive to expand overseas, swallow those second-tier subcontract(or)/OEM supplier companies, integrate them, and increase competitiveness. My Company is some small subcontract(or)/OEM supplier companies. The merged one has grown to its current scale in just a few years. And I believe that with the help of Chief Feng and you, one day I can achieve this goal, as long as Chief Feng does not do this business! "

"Hahaha~~"

Everyone couldn't help but laugh when they heard this sentence, this Huang Fatzi is really a wonderful person.

Chapter 1861: Humane Management

Seeing that Huang Fatzi was so determined, Feng Yu decided to help him again. He told Huang Fatzi about some of the experiences he knew. A little help is good.

"Lao Huang, everyone has a dream, and many people are struggling for their dreams, including me."

Huang Fatzi and others are all speechless. He is the richest man in the world, so don't talk about what you are struggling. You are still on the road. What are we, just starting out?

Do you know what is said about your child on the Internet? The parents of other people work hard for the starting point of the child. Your child is directly born at the end of the struggle!

Your status is something that many people dare not dream of.

"Don't laugh, every time, dreams are different. Once I thought that it would be enough to make my family's life better, and then I would struggle to retire at the age of 30, and I should be able to save money for my family for a lifetime ."

"Later when I really had so much money, I started to think, is it enough to just make a lifetime of money? Is the illusion of being the world's richest man really my ultimate dream?"

Kirilenko pouted, the world's richest man is not the ultimate dream, so what is it? If you distribute your shares to your children and let me be the richest man in the world for two years, I will believe your words."The greater the ability, the greater the responsibility. At this time, I think more about how to bring more people to make money and make their lives better. Many people say that I am exclusive, but it is not absolute. I am The relationship with Brother Ki is known all over the world. There are also many people like Kameido Masao, Ralph, etc. They are not Chinese, or even Chinese, but have I ever rejected them?"

"Including that I have acquired many shares of Corporation abroad, making them my sub-Corporation, but I have never interfered with those Corporation’s management powers, even if they appointed people by favoritism, I would not say, because they The appointed close person is first of all a capable person."

"They are also shareholders of the Corporation. If the Corporation makes less money, they will suffer. And my trust in them also prevents them from betraying me."

Everyone’s inner heart came out, and there is a very important point. Those people dare not betray you. Being banned by the richest man in the world, not everyone dares to try.

"I send financial staff to rotate every year to check the financial problems of each Corporation, but for so many years, no major problems have occurred. Although there are still many small problems, they can understand them, and those in charge of the Corporation also take the initiative I paid for this money out of my own pocket."As the person in charge of Corporation, he is the first person responsible for any problems in any link. Feng Yu has already laid down rules for each subsidiary of the Corporation. If there is a financial problem, the financial officer is the person in charge, but the person in charge of the Corporation must also be punished. Because of financial problems, the person in charge of the Corporation will eventually have to sign.

You have the final signing authority, then you have to bear the ultimate responsibility. Those who pay out of their own pockets can also understand that human sentiments are human sentiments, and systems are systems. The management of Corporation cannot rely solely on human sentiments.

For example, if a family member of a Corporation employee is seriously ill, the Corporation will reimburse the medical expenses. This is definitely not good. Even if the hospital is also under the head of Corporation, it is no problem to donate directly in the name of Corporation. Even after Feng Yu knew about it, many times Feng Yu paid for it himself. The system cannot be disrupted, and human relations can be expressed in other ways.

"All employees of the Corporation can raise their salaries as long as they pass the job appraisal. The salary increase is different every year. According to the assessment grade, the salary increase is different. Every employee working in my Corporation, I will let them treat their own Satisfied with the salary, satisfied with the benefits provided by the Corporation."
"We are not only concerned about employees, but also their families. We are not only concerned about the material life of the employees, but also the spiritual life of the employees. Let employees treat the Company as their second home, and we must prevent employees from showing negative emotions and loathing to work at the Corporation."

"You will think that I have something to do with Lao Huang's subcontract(or)/OEM supplier factory. I want to say it has a big relationship. What is the most subcontract(or)/OEM supplier factory? Workers in the first-line production. "

"It's not the managers, not the technicians, but the front-line workers are the greatest wealth of a subcontract(or)/OEM supplier factory. Just like the Wind & Rain Logistics of my brother-in-law, he has always believed that those couriers , Is the most important asset of the Corporation. They are not only the ones who communicate with customers most directly, but also the hardest people. Wind & Rain serves customers unimpeded."

"So how to make these workers have a sense of belonging to the Company, thinking that the Company did not treat them badly, exploiting them is the best way for them to work hard to create profits for the Corporation."

"Take Fushi Kang as an example. They all choose to build factories in poor areas, and then ask the locals to make early investment to ensure the three links and one level, that is, water, electricity, access and leveling of the site. This greatly saves their money. Costs have also avoided a lot of trouble."
"In this kind of place, because it is poor, it can attract companies of the Fushi Kang level to settle down. It is still very attractive to the local area. These conditions will also provide financial and policy support. The local operation is not difficult."

"Of course, Fushi Kang also promises to hire locals first, but what is their salary level? According to the local minimum wage, for example, the local minimum salary is 800, so they will be paid eight hours a day, five days a week. It’s just eight hundred yuan, not a penny more."

"In some places, there are even less than 800, because they cover board and lodging. Although the living quarters/dormitory are usually eight people, they are worse than many schools in the past, and the food is very bad. There is a charge."

"But if everyone only works eight hours, then if they work 24 hours a day, there will be three shifts of workers, so their investment in food and accommodation will be much higher. At this time they thought of a good way, That is to encourage workers to work overtime."

"They also work overtime in accordance with national standards. They should be given double and triple, so that workers can earn more money and they can also save costs in terms of food and accommodation. It’s also more convenient to manage. After all, it’s not easy to train a skilled worker. It can also be publicized that their workers are all well paid."Do you think they are losing? No, they won't lose at all, because many people don't get full wages at all. They have customized production quotas for each worker, stipulating how many products you have to produce in a shift If it is completed, the salary will be paid in full. If it is exceeded, there will be a bonus, but most people cannot complete it at all, then their salary will naturally be deducted, which is also reasonable and legal."

"Working in such a company, do you think those workers will have no complaints? Without comparison, perhaps many people will not say anything. Once you let those workers know how humane your company is, guess what Fushi Kang's result will be kind?"

Fu Guangzheng and others are wide-eyed. There are so many ways in it. Feng Yu also understands subcontract(or)/OEM supplier. It seems that Feng Yu has not considered being a subcontract(or)/OEM supplier, but Huang Fatzi did it first, and Feng Yu just let him, or in other words, this point of profit from subcontract(or)/OEM supplier, Feng Yu has long looked down upon it!

Chapter 1862: Trojan Virus

In the previous generation/life, many people have exposed Fushi Kang's management model, saying that they use workers as machines. The locals acted as foremen, foremen, guards, security guards and so on, and then recruited some migrant workers from the northwest mountainous area to let them work.

Many people couldn't even pass the trial period of Fushi Kang and couldn't bear to leave. But some people think that Fushi Kang is still very good. Overtime pay is at least implemented in accordance with the regulations. As long as you work hard overtime, you can earn three to four thousand a month. This is definitely a high salary in poor areas.

Some undergraduates have just graduated with only one thousand download data.

Just when everything developed according to Feng Yu's plan, something that worries them happened.

Although there are many download addresses provided by XOS2.0, and they are indeed free, some people have published the XOS2.0 mirror file on other pirated websites, saying it is convenient for everyone to download.

This is the same as Microsoft's. Someone deliberately made it out, and then under the banner of convenience to everyone, it was actually spreading Trojan horse viruses.

Many people misbelieve these, and thus get recruited. Especially for the Chinese, English, Russian and other versions of the system, because the free download experience has been stopped, the number of people downloading this pirated file is very large.Although this is definitely not done by Lenovo Kingsoft, no one will cause trouble for themselves, but it will make many users worry that in the future, even if they buy genuine system software to install, what if they still cannot prevent these Trojan viruses? do?

Especially many people’s computers are used for office and business. There are a lot of important confidential information, internet/network bank account passwords, etc. If this is stolen, they should lose much.

Although the same problem has occurred in Microsoft, there are more anti-virus software based on Microsoft system, and the company's anti-virus software, which is ranked number one in the world, currently does not support XOS system at all.

Because the XOS system itself is bundled with Silver Mountain anti-virus software, this is the most professional anti-virus software based on the XOS system, and it is also very good after everyone has used it.

The Trojan horse virus problem on Microsoft's side has been solved. With the cooperation of Microsoft and several other anti-virus software Corporations, it was quickly solved and the vulnerability was fixed.

XOS2.0 is the first time such a thing has happened. Although prepared, defense is always more difficult than offense, and it is in a passive state.

They now need time to solve this problem, but during this time, they must also ensure the public praise of XOS2.0, which is the most important.Once public praise becomes worse, the impact on the brand will be too great, and product sales will definitely become much worse.

At present, many netizens have reported on the internet/network that they are worried about the XOS2.0 firewall, and there are too few types of anti-virus software for this system. They are very worried that this system cannot guarantee their privacy.

Liu Chuanzhi, Qiu Bojun, etc. have publicly stated that they will complete the detection and killing of the Trojan horse as quickly as possible, and fix this loophole to ensure that it will not be invaded again by the Trojan horse, and at the same time reassure the majority of users. Lenovo Kingsoft's technical reserves are extremely strong and will never disappoint everyone.

As for the issue of anti-virus software, there is no need to worry about this. Although they currently have fewer types of anti-virus software, they are sufficient to ensure the safety of everyone.

The XOS system appeared relatively late, and the number of people who researched this system was relatively small. Naturally, there were fewer viruses developed for this system. Naturally, Lenovo Kingsoft actually took advantage.

But from the point of view of protection, because there are fewer people studying this system, there are naturally fewer people studying security protection, which is another disadvantage.

Feng Yu took this disadvantage into consideration, so they expanded the lineup of software engineers. Although it will increase the expenditure a lot, it is worthwhile to ensure that the product can be better and safer.Microsoft's branch in China is second only to the United States. It can be seen how much Microsoft attaches importance to the China market, not to mention that there is Lenovo Kingsoft, its biggest competitor.

At present, the North American branch of Lenovo Kingsoft is also in preparation for operation, and a nail will be put in Microsoft's territory at that time.

Liu Chuanzhi told Feng Yu that they were not sure how long it would take to resolve the Trojan horse and fix the vulnerability. And they couldn't find out where the virus Trojan came from. Obviously, it was a hacker, and it used a large server.

It is impossible to determine whether he has a large server himself or it was kidnapped through technical method/trick. But a lot of evidence shows that this virus Trojan originated from the United States.

Feng Yu heard this and made a decision in his heart. Regardless of whether this was done by someone from the U.S., now I need to divert my attention. There happens to be a living target on the U.S. side.

Chapter 1863: Tragic Fruit Company

Suddenly, a gossip came out on the internet/network. This year, three influential PC operating system research and development corporations released new products, Microsoft, Lenovo Kingsoft and Fruit Corporation.

Among them, Lenovo Kingsoft has the largest number of downloads, followed by Microsoft, and Fruit Corporation is only a fraction of them.

What's interesting is that both Lenovo Kingsoft and Microsoft's operating systems have pirated download sources, and they contain Trojan horse viruses. Fruit Corporation does not.

If you want to plant Trojan horse viruses on both Lenovo Kingsoft and Microsoft's new systems in such a short period of time, it is not something ordinary people can do. They must have excellent software technology. And if you want to spread so quickly, you need at least one high-performance server.

There is so much news, and when it comes to this, there will be no more.

However, netizens started to automatically replenish their brains. The three companies that are the largest PC operating system, two companies were attacked, but one did not. What does this mean?

All the prerequisites mentioned above are fully satisfied by Fruit Corporation.

There are even people who assert that the Fruit Corporation is doing a trick behind the scenes, except for the Fruit Corporation, no other Corporation can do it!This sentence sounds like holding that the Fruit Corporation has a good technology, but the Fruit Corporation really does not want such praise. In fact, there are many software Corporations that can do this. The global software Corporation ranks in strength. Fruit Corporation can't even enter the top five, but the top ten is barely qualified.

There are many companies that can do it, so why do we say that it was made by our Fruit Corporation? Just because we have also introduced a new generation of PC operating systems?

But our Fruit Corporation does not make money on the system at all. We make money by selling PCs and other application software, and of course some other electronic consumer products.

Let's go to the other two companies to make the system software Corporation to find trouble with pictures. Could the other two Corporations be greatly affected by a Trojan horse virus? Is it because a Trojan horse virus can make many people switch to buy our Fruit Corporation products?

If this is the case, we will recognize the black pot even if it is stolen, but it is really not the case.

Fruit Corporation’s products have experienced a serious decline this year, and their systems often need to be updated and maintained, and many viruses are specifically targeted at them.

The Fruit Corporation just wanted to know, who was this gossip, what on earth did it want to do, and why would it pour dirty water on their Fruit Corporation?At this time, if Lenovo Kingsoft and Microsoft can stand up and say something for Fruit Corporation, then things can be easily revealed.

Jobs first called Bill Gates. They were both competitors and friends. Bill Gates always wanted Jobs to do it with him, but unfortunately the two have very different product development concepts, so in the end Jobs did not go to Microsoft.

Even when Jobs was swept out by the Fruit Corporation, he was opening his own Corporation instead of accepting the position of Microsoft executives.

When the Fruit Corporation suffered a major crisis in the world, Bill Gates also paid out 100 million U.S. dollars to help the Fruit Corporation tide over the difficulties. Therefore, this time Jobs believes that Bill Gates should be willing to help them clarify and dignified Microsoft will need to rely on wronging others. Come to fight the opponent?

But this time, disappointing Jobs, Bill Gates rejected Jobs' request. In any case, the two parties are also in a competitive relationship. He has no reason to help the competitor to promote it, unless Guoguo Corporation can become a subsidiary of Microsoft, but Guoguo Corporation is absolutely unwilling.

Although their stock prices are falling and sales are declining, they are still making a profit. Why should the profitable Corporation sell?In fact, Bill Gates wants to annex Fruit Corporation. It's not a day or two. Microsoft has also merged other companies over the years. Many of their outstanding engineers took-out when they acquired other companies.

The reason why we couldn't swallow the Fruit Corporation at the beginning and also paid for the Fruit Corporation to tide over the difficulties is not really because Bill Gates has such a good relationship with Jobs, but once the Fruit Corporation is gone, then Microsoft must be a monopoly.

If it is a monopoly, it will be ordered to be split. If Microsoft is split into several Corporations, the advantages will be much smaller. Not only will the development of other projects not be so good, it will also affect the overall profit and industry status.

Even if the Fruit Corporation has not been merged, Microsoft has not almost been forced to split, relying on a large team of lawyers, after a long period of hard defense, let Microsoft remain intact.

However, Microsoft still paid a hefty fine and was forced to disclose part of the source code. This is also one of the reasons that prompted Microsoft to make VISTA as soon as possible. It has to make changes in the kernel, which is different from XP and other systems to prevent the system. Was cracked.

But the situation is different now. Lenovo Kingsoft was born. Based on the mature LINUX, it developed the XOS system, which has seized many markets at a low price.In addition, they are backed by the Lenovo Group, the world's number one PC manufacturer and seller, which poses a strong challenge to Microsoft's position.

So now no one can say that Microsoft monopolizes the Company. Microsoft’s business is owned by Lenovo Kingsoft. From PC operating systems, to office software, to web browsers, all are competing with Microsoft. There are even many products that sell better than Microsoft, such as the HOS system.

In this way, there is no need for Microsoft to continue to help Fruit Corporation. Now Fruit Corporation is in trouble again, and Microsoft is too happy to be able to help.

If Fruit Corporation is more affected and loses money, that would be a good opportunity for Microsoft to annex Fruit Corporation. In this way, Microsoft can enter the hardware and complete machine market dignifiedly, just like the Lenovo Group, and is not afraid that other PC manufacturers will jointly resist.

Although Jobs is a friend of Bill Gates, but Bill Gates can't scorn the development of Microsoft as a whole for him. Besides, this gossip wasn't from their Microsoft, so why did he come forward to help clarify.Jobs was helpless, and turned around to contact Liu Chuanzhi again, hoping that Lenovo Group or Lenovo Kingsoft could come forward and say something for Fruit Corporation. This matter absolutely has nothing to do with Fruit Corporation. Correspondingly, they can be willing to start with Lenovo Group in many ways. For cooperation, Fruit Corporation still has many valuable patented technologies.

But it is a pity that this was also ruthlessly rejected by Liu Chuanzhi.

How did this matter come about? Of course he also knew the gossip that Ralph found someone to release, and then let it ferment, but he didn't expect the fermenting speed would be so fast, making the Fruit Corporation so passive.

Business competition is very cruel. It is common for peers to stumble upon each other. Even many times, they will be stationed in the other's Corporation.

The Fruit Corporation always imitates their Company, and it is considered the most successful company to imitate. Liu Chuanzhi has long been dissatisfied. This time the Fruit Corporation is also unlucky. When Boss competes with the second and second, he must not let the third Take the opportunity to rise!

Chapter 1864: Fix Bug

"Old Liu, has the Trojan virus been resolved?" Feng Yu rushed back to the capital, he was very concerned about this matter.

Liu Chuanzhi lowered his head and smoked: "Not yet. We have set up several tough teams. Qiu Bojun and Lei Dajun personally lead the team. This is our strongest strength."

Feng Yu frowned, the situation seems not very optimistic. Although everyone's focus has shifted, the hidden dangers still exist.

Microsoft can solve the Trojan in a short time. If Lenovo Kingsoft does not work, it will give many people the impression that the technology of Lenovo-Silver Mountain Corporation is inferior to Microsoft. This is absolutely true for Lenovo-Silver Mountain Corporation. Has a great negative impact.

"Okay, I'm not urging you, I know you are doing your best. The mirror files in other languages should also be checked carefully, and users should be reminded constantly that only those downloaded from the address we specify are safe files."

It is said that those who download the pirated source have nothing to do with Lenovo Kingsoft. This is not a mirror file provided by Lenovo-Silver Mountain Corporation. But users don't think so. They only know that this is a new generation PC operating system developed by Lenovo-Silver Mountain Corporation. Now it has been infected with a Trojan horse virus and cannot be solved.

If this cannot be solved, this type of virus will be found in the genuine version in the future. Is it also impossible for Lenovo Kingsoft to solve it?Why is there a virus? It must be a loophole in your system. A newly developed system has such obvious vulnerabilities. Why do we believe that your system is safe?

If you make a genuine copy, you have to pay for the mistakes of the pirated users, and you can only endure aggrieved.

Qiu Bojun and Lei Dajun are constantly trying to crack this Trojan horse virus, and they must figure out what loopholes this Trojan horse virus uses to invade the system, and then find ways to make up for this loophole.

In other words, their first choice is to fix the vulnerability first, and then find a way to kill the virus. As long as there are no loopholes, this virus will not be caught, and naturally there is no need to worry.

However, many viruses are subject to change, so they still have to solve the virus fundamentally so that they can get rid of it once and for all, so as not to worry about it all the time.

Besides, this can also enhance the reputation of their Silver Mountain anti-virus software. Other anti-virus software can't handle Trojan horses, and Lenovo Kingsoft can handle it.

"Mr. Lei, I found it. I know how this virus Trojan breaks our system firewall! " A programmer wearing black-rimmed glasses jumped up and shouted.

Lei Dajun ran over immediately, and everyone else surrounded him.Five minutes later, Lei Dajun patted the programmer on the shoulder: "Dazhuang, you did a good job. According to the regulations of the Corporation, this project ends and you have a 100,000 yuan bonus! "

The programmer named Da Zhuang grinned, and everyone else voted for an expression of envy. It can only be envious, who let them not find the loopholes.

But it's fine now. I know where the loopholes are. The first one to fill in loopholes can get a bonus of 100,000 yuan. Everyone is immediately motivated.

Lei Dajun immediately reported to Qiu Bojun and Liu Chuanzhi, and Feng Yu knew the good news for the first time.

Just find the loopholes, and the rest is not too much trouble. Lenovo Kingsoft also immediately announced that this vulnerability has been found and is being corrected. This type of Trojan virus will no longer break the system firewall.

The speed of Lenovo Kingsoft has attracted the attention of many software corporations. It is indeed a Corporation that not only developed the system, but also sold anti-virus software. This technical strength is lacking.

The technical strength of Lenovo Kingsoft has indeed progressed rapidly, and it has also carried out a number of businesses, such as intelligent control technology.

But for the time being, the most important thing is to first compete with Microsoft on the PC operating system. Since Lenovo Kingsoft can be the world's number one in the smartphone operating system, why not the PC operating system?At the beginning, the smartphone operating system was the only one of Syban, the world's top mobile phone manufacturers, but they all supported the Syban system.

Since you can win more than one dozen, you can definitely win one-on-one!

At this time, Fruit Corporation also took the opportunity to publicly express congratulations to Lenovo Kingsoft for fixing the loopholes so quickly. They will also tell everyone that this matter is really not their Fruit Corporation.

They believe that this is done by some hackers.

There are many gangsters in the world, some are for profit, some are for fame, and some are purely for fun. But in any case, all influential hackers are also cutting-edge talents.

Afterwards, many black people were arrested, and many went to work in large companies. With excellent technology, they can also stand out among one's peers.

Destruction makes them feel very happy, but creation can also bring them happiness.

Feng Yu did not let Ralph continue to step on the Fruit Corporation, but there are still people attacking the Fruit Corporation on the internet/network. It may be some competitors or those who are bored.

There are always some people on the internet/network just for blogging and concocting some fake news that attracts attention. Now Fruit Corporation seems to have offended Microsoft and Lenovo Kingsoft. How can they not borrow this heat?As a result, this kind of news on the internet/network has not decreased, but has become more, especially in North America, where this kind of fake news is the most.

Don't think that this kind of internet/network rumors are only available here in China. This is the case in any country where the internet/network is relatively well established.

Even South Korea and other countries that implement the real-name system best cannot avoid this situation. Many public places have WIFI. Many people hold a tablet or laptop, borrow public WIFI, and publish some fake news. , It is difficult to grasp at all.

Feng Yu didn't expect that at first he just wanted to divert everyone's attention, and then buy time for Lenovo Kingsoft to raise their suspicions vaguely. As a result, things would turn into this.

In other words, many people have the same idea with Feng Yu. According to the maximization of profit, the suspicion of Fruit Corporation is indeed very big.

If the Fruit Corporation can be defeated and then swallowed, it will also be of great benefit to Lenovo Group and Lenovo Kingsoft, and it can complement many of their businesses, whether it is R&D or sales.

It is a pity that although the Fruit Corporation at this time is far less impressive than the previous generation/life, it is still in a profitable state. To acquire it, too much capital is needed, which is not cost-effective/worthwhile.Feng Yu is interested in acquiring many companies with great potential, even at a premium. But Fruit Corporation obviously doesn't have that great potential in this life. Feng Yu at the current price doesn't think it is cost-effective/worthwhile, let alone a premium.

But since it is impossible to acquire Fruit Corporation, then we must find a way to defeat it!

Chapter 1865: Move Towards The Goal

Feng Yu and Liu Chuanzhi have discussed for a long time, and everyone agrees that it is difficult to make Fruit Corporation lose money at once, but if it gradually cannibalize Fruit Corporation’s business and gradually reduce their product sales, then three to five years later , The Fruit Corporation should decay.

For example, the main products of Fruit Corporation are IPOD, ITOUCH, IMAC, IPHONE, IPAD, etc. Among them, IPOD is already going downhill. Now there are smart phones and music phones with enhanced sound effects. More and more people buy MP3. The less, even if you buy it, you still buy AIWA, which is the best.

Moreover, ITOUCH itself is an upgraded version of IPOD. It is not surprising that IPOD will gradually be eliminated. Maybe two or three years, they will be completely eliminated.

Laptops are considered to be one of the leading products of Fruit Corporation. Their hardware and software are well combined, and their firewalls are also good, and their office performance is outstanding. They are still popular among office workers.

But the poor cost performance is also a great disadvantage. After Lenovo Group pulled down the price of notebook computers, the low cost-effectiveness of Fruit Corporation has been magnified again. In addition, the competition in business offices has become more intense, and Fruit Corporation's sales have not improved.After the acquisition of IBM's PC business alone, Sony Corporation began to violently attack the North American market. Coupled with the original Dai Er, Huipu, etc., as well as Lenovo, Four-star and other brands, Fruit Corporation really survives in the cracks.

Other brands are developing in multiple directions, from cheap netbooks to game notebooks, business notebooks, ultra-thin notebooks and other first-year prices, basically all of them.

However, Fruit Corporation seems to only focus on light and thin business notebooks. The performance of games and entertainment has always been not too good. Some of these aspects have been strengthened, so the price becomes very expensive.

This makes Fruit Corporation's IMAC itself have limitations, and sales will naturally not be very good.

As for smart phones, Fruit Corporation is doing well, but after Wind & Rain mobile phones rushed into the North American market, Fruit Corporation's development in the mobile phone business is also very general.

Their IPHONE-3G did not sell as well as expected, and in order to clear the inventory, they were forced to cut prices again.

However, the gross profit(s) of this mobile phone is still very high, but the research and development costs are not low, the gross profit(s) is high, and the sales volume is not good.

As for the IPAD, they are not as good as Lenovo's L-PAD. It can even be said that the number of tablets of all other brands in the world can be compared with L-PAD when the number of tablets of all other brands in the world is added. In the case of tablet computers, the Lenovo Group is the absolute overlord. .It can be said that Feng Yu's Company can completely suppress the fruit Corporation, but it is not so easy to say that it is not so easy to kill with a stick. The most important point is that Fruit Corporation has a good brand awareness in North America. There are many fanatic(s). Although the development in Europe is average, it can also make money.

The Fruit Corporation in Asia will not work anymore, and now it simply does not enter this market. The Fruit Corporation concentrates on keeping its market share in Europe and America to ensure that the Corporation can still make profits.

The global economy is now declining, and they are also worried about whether the sales of consumer electronics products will decline in the past two years. If the decline is severe, the impact on Fruit Corporation will be too great.

Those who don't use their Fruit Corporation electronic products will basically not use their software. They make money by combining electronic products and software. They do the same, and they definitely do not have their current scale.

Feng Yu can no longer use the low-price strategy, which will damage his own brand, and it will be easy to be accused of dumping.

Feng Yu is now working hard to make people classify these products. At this time, Fruit Corporation's products are all classified into the second class. But this is not enough, it should be divided into the third or even the fourth, so that the Fruit Corporation will completely decline.Feng Yu firmly believes that this day will not be too far, and Microsoft will no longer watch Fruit Corporation grow bigger. With Lenovo Kingsoft, Microsoft no longer needs Fruit Corporation to prove that they are not a monopoly Company.

Under the encirclement and suppression of the two major software companies, other software companies will not be polite to Fruit Corporation. Coupled with other electronics factory chamber(s) of commerce's electronic products for Fruit Corporation, Feng Yu does not believe that Fruit Corporation can still develop.

Previous generation/life Fruit’s most profitable products were all made by Feng Yu. Whether it’s MP3s, smart phones, or tablets, all of them were first developed by Feng Yu’s Corporation. Fruit Corporation is here. The era is a follower.

If the follower can overtake them, Feng Yu will have to consider whether the following senior executives are qualified.

The replacement of electronic and electrical products is fast, and many new technologies appear every year. Many of the products that were in short supply in the past are slowly being phased out, including those of Feng Yu Corporation.

Basically, VCD to DVD can’t be sold anymore. High-definition DVDs still sell a little bit, and portable DVDs still sell a little bit. However, Wind & Rain Appliances can still make a lot of money every year by virtue of the patent authorization. .After all, the rapid development of computers nowadays, most of the CD-ROM patents in computers are also in Wind & Rain Appliances. The product update is very fast. Feng Yu asked them to pay attention to market changes and adjust product output at any time to avoid product backlog.

At this time, the selling of set-top boxes is getting better and better, and now many families are starting to watch digital TV. The speed of this promotion is rapid and it has also been recognized by the people.

Since the decline of Thomson Corporation, there has been no set-top box that can compete with Taihua Holding Group. Several of its branded set-top boxes are selling very well and exporting is also very popular.

Currently, more than half of the world's output of set-top boxes comes from China. The largest scale here ensures the lowest cost. And the technology is in the first stage, and there is brand advantage. Microsoft is also making set-top boxes, but they are not selling well in North America.

Bill Gates did vidCEO game(s) Failed, set-top box or Failed, even if it was a tablet, it was also Failed, it seems that Microsoft did not succeed in consumer electronics.

But Bill Gates doesn't care at all. Microsoft is wealthy. Even if this product loses money, many investors are willing to gamble on Microsoft's success, then Microsoft's stock price will inevitably rise.So although Microsoft has launched a lot of Failed products in recent years, the stock price has been rising. It wasn't until this financial crisis that Microsoft's stock price fell again.

However, Feng Yu is sure that when WIN7 is officially listed and Microsoft's stock price starts to rise, Bill Gates should cash out the part and invest it in its own foundation just like the previous generation/life.

Or they will donate part of the stock directly to their own foundation. If you turn your left hand to your right, you don't have to pay taxes, and you can gain a good reputation. This is the method/trick commonly used by the richest Americans.

If Bill Gates was still unconvinced with Feng Yu's richest man in the world before, after the financial crisis, Bill Gates should no longer be able to afford to compare with Feng Yu.

Feng Yu has taken another big step forward from dominating the IT industry.

Chapter 1866: Crude Oil Situation

The weather is getting colder and colder. Many areas in the north have been covered by snow, but although snowflakes drifted twice here in the capital, they were basically gone as soon as the wind blew.

Feng Yu just got off the plane and the driver came to pick him up at the airport. When Hong Kong is over, Feng Yu can go home and rest for a few days.

For crude oil futures, Feng Yu no longer needs to keep an eye on it. Things are exactly the same as he thought. Crude oil prices continue to fall.

The financial crisis broke out completely, and the price of crude oil futures was also going down. Those who thought that if the stockmarket fell, crude oil prices would rebound, all lost miserably.

There are also those who invested in prime stock(s) with high financial leverage, and one by one, I guess they can't cry tears, they have already drained.

They never thought that the impact of this financial crisis would be so great that the entire financial industry fell across the board. Stocks, futures, funds, currencies, etc. are all falling sharply, and all major markets around the world are not immune.

The cause of the collapse of crude oil futures is not only Feng Yu and the others, but also the participation of many large consortia in Europe and the United States.

These large consortia have also suffered considerable losses in this financial crisis. Which consortium may not have a financial corporation?

When these big consortia lose money, how will they choose? Of course, they choose to make money back.As long as they can unite, they can manipulate the market to a certain extent, and then make money back through other products, such as futures with high financial leverage.

When the price of crude oil fell below one hundred U.S. dollars, those members of OPEC felt that it was almost the same. Between eighty and one hundred U.S. dollars, this is their psychological price, which is in their best interests, and can also allow the United States, China, etc. Large crude oil importers are satisfied.

But what they didn't expect was that the financial crisis hit and crude oil prices began to plummet. At this time, the OPEC member states are all panicked. What's going on? Why has crude oil become so cheap?

Many of their countries still owe a lot of foreign debts, and they urgently need to sell oil to repay their debts. Otherwise, if interest rolls over, a lot of crude oil will be extracted.

The price of crude oil has fallen, and debts could be paid off by 1 million barrels, but now it is almost 2 million barrels. No way, in order to repay the debt, then mine more.

In this way, a vicious circle is formed, with high output and oversupply. According to market rules, crude oil prices themselves will fall.

If the price of crude oil falls, they will increase production, and the increase in production will cause the price to fall, and they are in an endless loop. Unless they can pay off their debts, then they can pass the production restriction program to bring the price of crude oil back.Don't think that those OPEC members are really very wealthy. Except for war-torn countries like Iraq and Iran, even countries like United Arab Emirates owe a lot of foreign debts.

In the Middle East, many people don't understand the economy at all. In recent years, they have mainly joined forces to sell oil and natural gas to make money, and occasionally sell some chemical products.

When the price of crude oil was good, they were able to make a lot of money, and each of them became more eye-catching. Make various promises to the domestic people, even in order to fulfill the promises, they will not hesitate to borrow money.

For example, to prosper the domestic tourism industry, then some world-class hotels must be built. One is definitely not enough, more should be built. Three and five are not too small, and ten and eight are not too many. If you don't have the money, you can borrow money to build it.

Not to mention that the tourism industry itself is a long-term investment. No tourism can recover costs and achieve profit in a short time. Tourists are not stupid.

Then tourism must build luxury hotels? Others mainly come to visit, beaches, sea water and even deserts are all attractions. Are hotels considered attractions?

They see that there are many hotels in many cities such as Las Vegas, and they have to imitate when they make a lot of money, and not only are five-star hotels, many of them are above five-star.But in cities like Las Vegas, it’s a gambling. Many people over there have won money, so naturally they have to enjoy it. Spending money will not feel bad.

But there are many ordinary tourists here in United Arab Emirates, where are they willing? Which wealthy person thinks that a hotel is better than home. When traveling, not looking at the scenery, but staying in a hotel?

Moreover, United Arab Emirates has not been specially promoted before. Where can there be so many tourists? The higher the vacancy rate of hotel houses, the higher the price of hotel accommodation to make up for the loss, and this is another vicious circle.

Why is your hotel so expensive? An ordinary suite can catch up with the President's suite.

There are also United Arab Emirates and others who have to learn from Saudi Arabia, to build large cities, and to invest heavily in infrastructure, but these are not profitable.

To invest in infrastructure is a good thing for the people, but it cannot be done with debt. Debt will increase, which is dangerous for a country like United Arab Emirates that has almost no foreign exchange reserves.

In order to avoid debts not being paid off, United Arab Emirates first began to increase production sharply, and then other member states began to follow suit. Feng Yu laughed from ear to ear when he saw this.

I have Jinshan Silver Mountain in my family, and I can't afford to have two prodigal children.If OPEC members can truly unite and maintain the same economy, currency and even some laws like the EU, then OPEC is definitely a powerful organization.

It is a pity that this organization is too loose, and countries continue to go in and out, completely unable to form a force.

When crude oil fell, they didn't know how to find the reasons and solutions, but blindly increased production. Isn't this digging a hole for themselves?

Selling so much crude oil every year, I don't know how to keep some foreign exchange reserves. When someone manipulates the price of crude oil, they don't even have the power to resist. It's really Failed.

As a Boss, Saudi Arabia does not take action. Perhaps this is also a Saudi strategy.

Aren't other countries dissatisfied? In the crisis, I, Saudi Arabia, can easily survive the crisis. We have enough foreign exchange reserves, and there are not many places to spend money in our country now, and the construction is completed.

In the future, see if any of you will sing against me. I said that production should be restricted if production is limited. I said that only by increasing production can increase production. You are so random~ messing around, and it is you who suffer!

Regardless of whether these speculations are true or not, the price of crude oil continues to fall and has fallen below the 60-dollar line, which surprised many people.The 60-dollar baseline is the insurance price that many people think, but they couldn't think of it. The 60-dollar line easily fell below, and then continued all the way down.

Could this crude oil fall to the same level as in the last century, with only a dozen dollars a barrel?

This is of course impossible, because Feng Yu has already begun to gradually deliver contracts, and those large consortiums in Europe and the United States have also slowly delivered contracts and began to reap profits.

It's just that crude oil futures in this world fluctuate more drastically than in the previous one, and Feng Yu even suspects that the price of crude oil may fall to $30.

If you factor in inflation, it's lower than the dozen dollars in the last century!

It seems that this time, the profit can be higher than imagined.

Chapter 1867: Consortium

Feng Yu and their short-sale contracts have begun to be settled gradually, and funds are being returned.

The delivery of every contract can bring him extremely high profits, and Kirilenko is nailed to the London side, and no mistake is allowed at this time.

Feng Yu's mentality is more relaxed. After this time, even if he does nothing in the future, his position as the world's richest man will not be shaken.

Regardless of his initial investment of tens of billions of dollars, he also allocated to crude oil futures, stockmarket, currency market and other directions. Crude oil futures rose. Although the financial leverage he used was not high, it was not low, which allowed him to easily double his capital.

Then crude oil ushered in the diving again. This originally doubled capital continued to double, and this time Feng Yu used a higher financial leverage multiple, more diversified investment, and more profits.

Many people are wondering how much Feng Yu has now.

Steve Forbes feels that Feng Yu’s net worth must have exceeded 100 billion US dollars, but he never expected that Feng Yu’s profit would have exceeded 100 billion US dollars in financial investment alone, let alone Feng Yu’s. Other industries are still making money.Feng Yu dare not say that this time it made more money than all the big consortia. Those big consortiums in Europe and the United States did not invest less, but if Feng Yu said it is the second most profitable individual, no one dares to say It's number one.

The investment this time is not over yet, and Feng Yu's harvest is still going on.

Crude oil is still falling, but it will eventually stop falling and continue to rise back.

Not to mention the interests of those members of OPEC, there are so many of the world's top oil giants, and they are all well-known large consortia. Can they bear the long-term low level of crude oil?

Especially the U.S. side is doing shale oil. The cost of producing this is more than sixty dollars a barrel. If crude oil remains unchanged at the current price of forty dollars, wouldn't it mean that the more they produce, the more they lose?

These oil giants also own many oil fields, and they also hope that the price of crude oil can become very high, the higher the better.

Only in this way can it be in their interests, and the shale oil technology that they have studied so hard can be used.

Besides, the price of crude oil is now significantly lower than its true value, which will certainly not last long. Once those big consortia continue to control prices, then things will become more troublesome.Feng Yu has some news channels in many countries around the world, which can allow him to get enough first-hand news to analyze and get the answer he wants.

However, Feng Yu never promotes these answers. He likes amass wealth while keeping a low profile.

Those investment corporations advertise that they predict a certain stock, the daily limit on the day, or predict a certain futures, and short-selling on the same day can earn 30%, most of these are scams.

First of all, they will predict ten stocks today, which belong to different categories. Generally, if the market is good, there will be one or two stocks that are good for the big luck. They can vigorously promote them and say how accurate their forecasts are.

As for those who lost money before, they selectively forgot.

Of course, this is relatively low-end, and there is a high-end approach.

One Boss controls a few investment corporations, and the opposite investment between the two corporations.

For example, a company bet on the rise of crude oil and cited a lot of basis. When crude oil rises, they can brag and publicize, thereby attracting more investors.

The other company bet on the decline in crude oil, also for its own reasons. If crude oil happens to fall, then this company has enough capital to brag about and can also attract a large investment.Maybe they can't make money at the beginning, but when crude oil rises or falls sharply, the funds they can attract will increase sharply. With more funds, there is much room for maneuverability.

Many investment corporations in Europe and the United States are like this. The Boss behind the scenes is a single person, and then the two corporations are arguing daily in the media, which has greatly increased their attention.

After a while, one went on fire, and the other went bankrupt and was merged by the fired Corporation. Investors don't know at all that these two corporations are simply Boss.

It's really like those big consortia, they never tell you how much they make. For the top big consortia, the parent company is all non-listed, so the funds are very flexible and safer and more hidden.

Just like Buffett, many people know that he is very profitable investing in stocks, but it is not so easy if you want to invest in his Corporation.

Moreover, Buffett’s habit of investing in the long-term, may not make much money for three to five years, and most people really can’t stand it.

So speculators like Soros are favored by many investors. The speed of making money is fast and the profits are high, but many people ignore it, and the risk is greater.

Feng Yu also wants to be a consortium. Taihua Holdings and Wind & Rain Holding Company are the two pillars of the consortium.The companies under the consortium operate independently, but if they are in trouble, the consortium will help. And in the event of a relatively good big investment, you can raise yourself at any time. If a company encounters difficulties, there is also sufficient funding to help.

However, it is not easy to elevate the holding group to a consortium. Feng Yu is not worried about the control of the subordinate Corporation. His prestige status is destined to the following people who dare not make big moves.

And the treatment he gave to the people below made them disdain to do some small actions. Therefore, although Feng Yu is no longer named in each subsidiary Corporation, everyone knows that Feng Yu is the real big boss and the boss of their Boss.

The most intuitive difference between a consortium and a holding group is that the scale of the consortium’s assets must be large enough. There is no more than 100 billion dollars, you don't deserve to be called a consortium.

And even if there are 100 billion US dollars, it is only a small consortium, a large consortium, and the assets that need to be controlled are trillions of dollars.

There is also a saying, that is to have a certain degree of government influence. Government economics is definitely not a joke. Any large consortium must be proficient in this.In terms of assets, Feng Yu is much more than the small consortium, and there is still a certain gap from the big consortium, but the financial investment during this period is enough to make him the helm of the medium consortium.

As for the government influence, not to mention in China, Feng Yu has a very special status. Even in foreign countries, Feng Yu also hinted that his subordinates had a relationship with multiple people.

Burning a cold stove is absolutely easy to use at critical times. And this is more helpful for Feng Yu to collect news.

The question now is that Feng Yu wants to become a large consortium, but I wonder if the country is willing to support it?

Chapter 1868: No Support, No Objection

"Lao Zhang, is this okay? You should give me a pleasant remark," Feng Yu urged.

Zhang Ruiqiang suffocated his head, took the last puff, pressed the cigarette butt out in the ashtray, and spit out a thick plume of smoke.

"Feng Yu, aren't your two holding group models very good? Why are you thinking about getting some consortium?"

How can there be some capitalist tendencies when you hear the name Consortium?

"This is just a name. In fact, what I did is still the previous one. It is not a complete consortium model. My current bank is developing abroad, right? I have made money in financial investment, but I have not moved here in China. You patted your chest and asked yourself, if I really want to make money in domestic finance, would it be difficult?"

"I know that a consortium represents a monopolistic position. Isn’t it good for me to use these monopolistic positions to earn foreigners’ money? With so many financial oligarchs, one by one is really having wealth equivalent to that of an entire nation."

Many consortia in Europe and America are controlled by families, such as Rockefeller, Morgan and so on. A consortium must include a bank and some large and influential companies with a large number of people, and the investment must cover multiple fields. The core of this is the bank.Although Feng Yu was a shareholder of Minsheng Bank before, the development of Minsheng Bank disappointed Feng Yu. Of course, it is also because of the policy, not the ability of managers.

But now it is different. Feng Yu has jumped out of this framework and went to the US market with more developed financial markets. He is even preparing to set foot in Europe. He already has the foundation of a consortium.

The consortium does not use its own money to invest and make money, but to control a large number of other people's assets and obtain high profits similar to monopoly.

Of course, the consortium must have some strong companies and brands under its umbrella. If there are none, it is not a consortium.

These companies and brands happen to have Feng Yu also. Whether it is the Taihua Brand, Wind & Rain Brand, Aihua brand or AIWA that he created by himself, they are all reputable big brands, and the company's strength is also top in the industry.

In order to grow, many consortia have to unite and join forces to obtain higher profits. This is more common in Japan and Europe. For example, many consortia in Japan are no longer controlled by one family, but are controlled by multiple families to form a greater strength.

This is why many electronic and electrical companies in Japan are obviously competitors, but they have cooperated because they belong to a consortium.Zhang Ruiqiang frowned and asked, "Feng Yu, you are from China and the label on your body is very clear. If you get this consortium again, won't it affect your overseas investment?"

In any country that claims to be fair, there is no absolute fairness. Basically, every country will be exclusive, and the United States is no exception.

On the one hand, they declare that they welcome people from any country in the world to invest, on the other hand they have many restrictions on this. Their natives can invest in even military and fire businesses, but foreigners' investment in the communications industry is subject to restrictions.

Feng Yu once told Zhang Ruiqiang that his investment abroad had been boycotted.

If Feng Yu puts on a posture of setting up a consortium and going to other countries to make money, will it have no effect?

Feng Yu suddenly grinned at this moment: "Lao Zhang, maybe you forgot, I also have a Hong Kong passport. Many people think I am from Hong Kong."

"Hong Kong people in the Commonwealth of Nations will receive a lot of preferential treatment, the United Kingdom, India, Canada, Australia, etc., these are the main areas for my future investment."

Feng Yu once made an incident that made Feng Yu not to know whether to laugh or cry because of this passport. That is the British woman~Wang personally called Feng Yu, hoping to chat with Feng Yu.As for what to talk about, Feng Yu knew very well. This old lady is thinking about conferring a duke to Li Chaoren and wanting Li Chaoren to become a British citizen.

So now Feng Yu is the richest man in the world. Although Feng Yu does not have the size of Li's port, Feng Yu is also a count as number one in the IT and electronics field, not to mention that Feng Yu is also a muddled and muddled man in financial investment. completely collapsing.

The old lady naturally wanted Feng Yu to join the British nationality, for which she would definitely be willing to pay a duke title. In the eyes of the old lady, this is the most noble status she can give, and then up, unless Feng Yu is willing to win a British princess.

But it is a pity that this title is an honor in the eyes of many British or Europeans, but in Feng Yu's eyes, it is useless at all.

What kind of dog~ fart nobleman is nothing more than a title for the rich to highlight their status.

Feng Yu refused directly. You must be joking. If he becomes a British citizen, his father will definitely break his leg. Besides, what is good about Britain, Feng Yu still feels more proud of being a descendant of the dragon.

You said that the Chinese are not tough enough outside because the country is not strong enough? Then Feng Yu tried his best to help the country become stronger.For example, in recent years, how fast has China's international status improved? However, this incident also made Feng Yu a little proud, indicating that his status has finally been truly recognized.

Zhang Ruiqiang thought for a while and asked, "Then you don't plan to continue investing in China?"

"The investment must be invested. This is not a conflict. Zhang, if you think about it carefully, if I get an insurance Corporation, let alone insuring the employees of Taihua Holding Group, how much money can I make every year ? With my investment ability, will I lose this?"

"I didn't do that? Or should I pay social security to the country in a regular manner and respond to the country's call? And I also invested in social security, did I give a lot of advice?"

"Furthermore, I acquired those companies abroad. As long as they can be integrated with domestic companies, do I get them under Taihua Holdings? Can I put them under the Wind & Rain Holding Company group?"

"I invest in some unpopular industries, and then make them a hot industry by myself, is that okay?"

At the beginning, many of the industries that Feng Yu invested in, others felt that there was no future, but now it seems that they are all very profitable, right?

Feng Yu has advanced thinking and sufficient funds. What others can't do does not mean that he can't do it."You do things, I am sure to rest assured. Since you think it will not affect your investment, then you go and do it. If you encounter problems, you can come to me and I will find a way for you."

"In fact, this large consortium model has been discussed above. It seems to be more internationally competitive. Our state-owned assets are equivalent to a consortium legal person, but everyone is still exploring."

"Whether you want to do it, we can still learn some experience from you, and avoid some detours for our future development. I can answer this matter for you, do not encourage, do not support, do not oppose, everything according to your own ideas bring it on."

Chapter 1869: Wrong Direction

Zhang Ruiqiang knows that the inheritance of the consortium is much simpler than the inheritance of the holding Corporation, and the management will be easier. He thought that Feng Yu was doing this for his family's consideration, which is also human nature.

But Feng Yu hasn't really thought about it that way. There are many choices for his child's future. No matter what, his child will not be poor. It is not good to give too much money rashly.

Feng Yu just thinks that such investment is more cost-effective/worthwhile, can have better cohesion, and can greatly enhance the company's ability to resist risks.

Since Zhang Ruiqiang has no objection, things are much simpler. Feng Yu can vigorously develop the banking industry and related businesses when he looks back. He wants to become the person all consortia can only look up to.

"Feng Yu, I have something to consult with you, a trivial matter."

Feng Yu squinted at Zhang Ruiqiang, what you asked, could it be a trivial matter?

"You see, the large car companies in our country have always wanted to revitalize the old brands, but the results are not satisfactory."

Feng Yu was a little curious: "No, I think a lot of our own brands are okay, the advertisements are good, and you can see a lot of them on the street, what about it, I want to let them surpass the Song River brand in one fell swoop?"

The Song River brand is a well-established domestic car Boss. There are so many top foreign auto companies in this position, let alone these domestic auto companies.Although global car companies have been affected this year, sales have declined, and turnover has declined, but Bing City Machinery's car business is still growing.

Foreign cars are not selling well, but car sales in the China market are still growing in a spurt. Not only the original brand, but the newly added Jiebao is also very popular.

Among the world's large car companies, except for Bing City Machinery, other companies in Europe, North America or Asia have experienced a decline in their turnover, and even many brands have suffered losses.

But Bing City Machinery is such a special case. Not only did it not lose, but it also made more.

Other domestic auto companies have also developed well in recent years. With national support, local key safeguards (sth), and the outbreak of the domestic market, how do you look at Lao Zhang's appearance?

"Don't be joking. If those people can get Company to surpass Song River, I will directly transfer them to the committee, but they also have to have that ability." Zhang Ruiqiang shook his head, Feng Yu if he is willing to be What a good officer.

"I mean they didn't spend less money, whether it was advertising or technology research and development, why their sales did not improve?"

Feng Yu thought for a while: "Can you give me an example?"There are many aspects that affect product sales, and Feng Yu cannot simply summarize it. But under normal circumstances, if the technology is good and the publicity can keep up, sales should improve. Is it because there is a problem with the service? Or is there something wrong with the promotion?

"For example, this Hongqi car, which was once our first-class sedan brand in China, and our courtesy cars are all Hongqi cars."

"Later you also know that the technology is not good, the output is not good, and it gradually declined. Later, FAW formulated a revival plan for it, and it did not cost less. The good technology was used, and the advertising was not pulled down. Why is there no one Would you like to buy it?"

This question Feng Yu previous generation/life has also been seen on the Internet. The new models that cost tens of billions of research and development have only sold more than 5,000 vehicles a year. There are also concept cars costing 5 million RMB, and the result is also no interest to anyone.

Feng Yu thought for a while and said, “Advertising is also strategic, to highlight the characteristics of the product. I haven't watched much on TV recently, and I haven't noticed the advertisements of Hongqi cars, so I am not very praised.”

"But I know that if the advertisement is not done well, even if a lot of money is spent, the placement density is very high, the effect will not be good. The most important point is that the advertisement must be consistent with the actual situation of the product."Some product advertisements can be exaggerated, but this kind of car advertisement, if you are too exaggerated, it is false. If you have a shot of running in the desert, the consumer must think that your car can drive in the desert. If you can’t, the consumer will definitely be disappointed and feel cheated.

"If the technology is new, it must be good. Mature technology is the most suitable for the market. If you make some gimmicks greater than the actual use of the technology, even if it is not stable enough, then consumers will not buy it."

"The appearance and interior of another product are both important. If this car looks like a cheap car from the outside, even if you have a luxurious interior and outstanding performance, not many people are willing to buy it. Many people buy it. The car, the picture is a face."

Many people buy a car, the first thing they consider is the brand, and then other aspects, big brands, have face!

"The after-sales of the products must also keep up. Our Song River car has 4S stores in almost every county in the country, and the after-sales service is very in place. This is also impossible for other brands to imitate."

"Finally, I guess it might be a pricing problem. If the pricing is not set, for example, the price of our Song River brand is similar, then the Failed must be Hongqi, even if Hongqi's new car technology is not worse than our car.Zhang Ruiqiang is very curious: "Then why? The technology is not inferior to yours. It is also an old brand. Now there are so many advertisements, why can't it be sold?"

Feng Yu shook his head. The co-authored price is really the same as the Song River car, so it should be on the same level as the National Olympic Games?

"Old brand? How many people would like the old brand? How many people have taken the Hongqi car? Once the Hongqi car, they can only look up to them, but now, the leadership has relaxed the standard for the purchase of public cars. It can even be said that our Song River car is the first choice, right?"

"The revival of the brand cannot be achieved by some advertisements. For this, you can send someone to visit the car factory in Kirilenko to see how they revitalize Volga cars."

"You can make some retro designs on the appearance, but it must not look too ugly. Moreover, the brand value of the Hongqi brand is so high, and it is whimsical to increase the price of the car with the added value of the brand. It should be regarded as a whimsical. A new brand will play the most emotional card."

At this time, the red flag card is worthless in Feng Yu's eyes. It is white to Feng Yu and Feng Yu does not need it. Brand awareness is high enough to have brand added value.You are a brand that has fallen into disarray, what brand value are you talking about? It is better to learn Shanghai car, take the low-price civilian route, and then gradually increase the grade, or even directly create a new mid-range brand.

Feng Yu finally reminded that FAW must not be allowed to imitate Bing City Machinery and make concept cars or high-end cars, which they can't play.

Technology can only create value when used in the right place. If you use the wrong place, it becomes a joke.

Every company development must find its own way, blindly copy the experience of others, and never go out of its own way!

Chapter 1870: Genetically Modified Food

Leaving Zhang Ruiqiang, Feng Yu turned around and entered another compound not far away, where Young Master Lu works.

At this time, Young Master Lu looked calmer, perhaps because of his age or his status, he was no longer as ostentatious as Feng Yu was when he first met him.

Seeing Feng Yu coming in, Young Master Lu put down his pen, turned off the computer monitor, walked out from behind the desk, and pulled Feng Yu to sit on the sofa.

"I changed the unit, you finally came to see me." Young Master Lu said with a smile.

"Hahaha, your unit is a bit too frequent, but I want to come, and I have been a bit busy recently."

Feng Yu thought that after Young Master Lu arrived at the local level, he should have been there for one or two sessions, but he didn't know that he had not worked for two years before returning to the committee.

But this time, how did Young Master Lu get to such a unit? Food and Drug Administration ~ Bureau, does this Young Master Lu have experience?

Feng Yu seriously suspected that it was because of such a vacancy that Young Master Lu’s family made great efforts and stuffed Young Master Lu in. After doing this for two years, and then move to the place, it is a proper official to seal the border. .

As for whether Young Master Lu has experience, this person doesn't care at all. Anyway, he doesn't need Young Master Lu to go to the front line for testing. What he does is administrative management."It just so happens that you are here, I have something to ask you about." Seeing Feng Yu is here, Young Master Lu feels that this is something he is not sure about. Maybe Feng Yu knows how to solve it. After all, Feng Yu is going. After passing so many places, he has much more knowledge than him.

"Have you heard of genetically modified crops? They are genetically modified cotton, genetically modified corn, genetically modified soybeans, etc."

When Feng Yu heard these words, he hesitated and asked: "Why, is China planning to vigorously promote genetically modified crops?"

If it’s just a cash crop, Feng Yu thinks it doesn’t matter. It’s a good thing to be able to produce more cotton. But what about cottonseed oil?

Moreover, corn and soybeans are both used as food crops at this time and are edible. Although this genetically modified product is edible, although there is no clear proof of harm, who knows how long the incubation period of this harm is?

"Genetically modified cotton, we have been vigorously promoting it in China. Now the vast majority of cotton grown in our country is genetically modified, which is BT cotton. BT is a pesticide."

"Now we are not sure whether we should vigorously promote genetically modified corn and soybeans. The yield of genetically modified crops is indeed much higher and the oil output rate is also higher."
"Let's put it this way, if we all grow genetically modified soybean oil, the price of ordinary soybean oil will be reduced by nearly half. This is a real benefit to many people, right?"

Feng Yu looked at Young Master Lu: "Then what are you hesitant about?"

"It's not yet a question of whether this genetically modified gene is safe or not. We have also organized many experts to conduct research and experimentation. So far, no obvious harm to the human body has been found."

"However, many experts say that it is impossible to prove that there is no harm to the human body. There are even people who want to recruit volunteers to conduct experiments, or they use their own experiments. They insist that after changing the protein properties, the safety of food is definitely not guaranteed. ."

"You have a lot of knowledge, and you haven't run less all over the world in recent years. What do you think about this? What's your opinion abroad?"

Feng Yu smiled and asked, "So would you like to eat genetically modified soybean oil?"

Young Master Lu smirked: "There are non-GMO, what do I eat GMO."

"Anyway, you are also worried. Regardless of whether the experts have demonstrated the results, they are short-term and have not undergone long-term experiments. Many diseases have a long incubation period, and these cannot be found in a short time."
"And those developed countries basically don't eat genetically modified food. They have developed genetically modified food crop seeds and sold them to underdeveloped countries for profit. Don't you think there is anything wrong with this?"

Young Master Lu's eyes widened: "Is there really a problem with genetically modified food?! "

"I don't know." Feng Yu shook his head, "But since it cannot be determined that it is safe, then it is all considered unsafe. If it can be avoided, I think it is better to avoid it as much as possible. Otherwise, there is a problem, it is a big problem. problem."

"Although the yield of non-GMO is low, the oil yield is low, but you can rest assured. As for how to explain this to the people, it is not too difficult."

Young Master Lu was curious. They hadn't thought of a good solution after thinking about it for so long. Feng Yu thought of it right away? Even if Feng Yu is a genius, there is no evil ~ evil to this point, right?

"Young Master Lu definitely knows that soybean oil can be produced separately by pressing and leaching? Many people have doubts about the chemical leaching method. They believe that there are residues that will harm the body. Therefore, after a period of time, the state stipulates that the oil is pressed and extracted. , You must make an obvious mark on the bottle. This is a suggestion that I made."

Taihua selected oil at the beginning, but it was sold from the Northeast to South Guangdong Province, and later merged into the Great Northern Granary brand. This brand is exported to many countries."You mean, mark the bottle on whether it is genetically modified oil, and let the people choose for themselves?"

Feng Yu nodded: "Yes, just follow the existing technical research data and publish it to the general public. Let them know the difference between GMO and non-GMO. If you really don't have money, then you can eat genetically modified soybean oil. At least it's better than not being able to eat oil?"

"My suggestion is that we should also ban the cultivation and promotion of genetically modified foods, and we must strictly prohibit them to prevent some people from deliberately mixing them for money."

"As for genetically modified food or something, we can import it from abroad. Even if it is imported to us, it is still cheaper than non-genetically modified food, after all, the yield is much higher."

"There is no need to hide some things. Just tell the people that people in developed countries don't eat genetically modified foods, but there is no proof that eating them must have any harm to the body. Let them choose for themselves, rather than we help them choose."

Young Master Lu interrupted Feng Yu's words: "Wait, isn't it? You said just now that the people are allowed to choose by themselves. Why do you let me ban the cultivation and promotion of genetically modified food? This is not our choice?"

Feng Yu asked with a smile, "So don't you think it should be banned? Although this will increase the price of edible oil, does it really have such a big impact on people's lives?"
"If it proves that this is really harmful in the future, you can go away in your heart? Even if it proves that there is no harm, how much can we lose?"

China is much richer than the previous generation/life at this time. This financial crisis has not affected China much. Spending dozens of dollars in soybean oil a month has little effect on most people. Many people eat it. Or more expensive peanut oil.

Young Master Lu gritted his teeth: "You are right. I want to report this matter. This genetically modified food will not be grown in our country in the future! "

Chapter 1871: Target European Bank

Regarding genetically modified food, the previous generation/life also made a lot of noise. It was mainly reported in the United Kingdom that the Boss in the genetically modified seed industry had a research report that proved that mice eating genetically modified food had blood and kidney problems. Let everyone have a serious crisis of confidence in genetically modified food.

Although this statement was not confirmed later, developed countries did ban the cultivation of genetically modified foods. They sold the seeds to less developed countries and made profits.

Feng Yu himself doesn't know whether this genetically modified food is harmful, but since it cannot be proved that it is safe, it is better not to eat it first. There is no other food except genetically modified food.

Although China has a large population, China's grain output is also the world's top, and there will never be a situation of lack of food again. Feng Yu thinks that not many people are willing to eat this kind of food with potential safety hazards, but everyone did not know it before.

This incident was just an episode for Feng Yu. He stayed in the capital for a few days before flying to the UK.

Feng Yu is not here to stare at crude oil futures, but another important thing, and that is the expansion of Minsheng Bank.Since ancient times, among those big families and consortia, which one does not engage in the financial industry? In ancient times, we opened money houses, in modern times we opened banks, and then there were various insurance and fund businesses.

Many people say that real money-making masters use other people's money to make money for themselves.

And those big consortia are obviously masters in this category.

How to use other people's money to make money for yourself, then you have to give the money to you first. At this time, banking is very important.

Feng Yu's previous Wind & Rain Consultation and Taihua Consultation are at best a financial investment corporation, and it is impossible to discuss two disparate things together with the huge banking industry. The biggest difference is the inability to absorb storage.

At that time, Feng Yu wanted to make the bank bigger. Unfortunately, one had no chance and no capital.

It seems easy to open a bank, just get a counter and then suck the deposit.

But first, you have to make others willing to deposit money with you. If others are unwilling to save money, can you force others to save money?

What do most people consider when saving money?

Security, the money I have in your bank will not disappear suddenly. You can't throw it away, and it won't evaporate because your bank fails.Interest rate. Only when the interest rate on your bank deposits is high, will you attract those depositors. Otherwise, why would someone offer high interest rates, but I want to exist in a place where you have low interest rates?

Convenience. This refers to the convenience of depositing and withdrawing money. Your location is better and you have more business outlets. I can't say that I saved money with you, but when I want to withdraw money, I have to go far away to get it, right? And you have to join UnionPay. Even if you can't find your business outlet, you can withdraw cash from other banks.

Security is very easy to handle. Feng Yu is the world's richest man, it is a golden sign. Just like when he first promoted the payment package and Baibao, others knew that this was invested by Feng Yu, and Feng Yu provided a guarantee in his own name, so they were very relieved.

The interest rate can be said to be similar to other banks, and at the beginning, it can be slightly higher to attract more depositors.

The most important thing about a bank is to absorb and save. In any bank, there is a task to absorb and save. The more you save, the higher the bonus. If the task is not completed, there may even be deductions.

Only with large reserves can there be sufficient funds to invest in other financial products. Even if you are lending abroad, you still have to have enough savings.It is not only interest and safety that affect the storage of reserves, the outlets are indeed very important. You have more business outlets, and everyone walking on the street can see the outlets of your bank. When he considers depositing, he may choose your bank.

If you have fewer outlets, even if the advertised interest is higher, many people may be unwilling to deposit with you due to the inconvenience of cash withdrawal and other reasons.

Moreover, there are many outlets, which also has great benefits for the development of other businesses. Bank's business outlets can be understood as terminals in the sales industry. Many terminals are definitely good for increasing sales. If there are not a few sales terminals in total, it will definitely be extremely difficult to make big money.

This time Feng Yu came over and talked about acquiring a bank. In this way, we can continue to grow the public voice bank.

The scale of this bank is not particularly large, but its business is also expanding in many European countries, but this time the financial crisis also affected them, and the current losses are relatively large.

Because the scale is relatively small, some large banks look down on them. The small bank can't afford to buy it at all, for fear of dragging itself into the quagmire, so this bank is now half-dead.

Ralph conducted a survey on this bank and felt that this bank still has a lot of high-quality assets, but it lacks funds. If there are sufficient funds, it can be rescued and profitable again.This bank has opened many financial businesses and has many professional financial talents. It is only because this time the financial crisis is too serious and their capital chain is broken.

It is not that other banks have expressed interest in it, but the other party's price is too low, so it has been dragging.

Other banks want to wait for this bank to continue to lose money, and then when shareholders cannot afford it, they have to sell it at a lower price.

Including several top banks in the world, such as Barclays, they all regard this bank as something in their pockets.

Ralph had contacted the shareholders of this bank, but the other party asked for a higher price. Ralph couldn't talk about it, so Feng Yu decided to come over and talk in person.

Minsheng Bank does not belong to the Wind & Rain Holding Company group, but Feng Yu personally holds shares. This is not Ralph's job, so Ralph has less power and cannot decide many things.

Feng Yu just had time, so he decided to come and have a look in person. If he was satisfied with the inspection, he would buy the bank.

Now the contract on the crude oil futures side is slowly being delivered, and Feng Yu has also returned a lot of money. It is definitely not difficult to acquire a bank.Moreover, Feng Yu also told other shareholders of Minsheng Bank that other shareholders also agreed that they are willing to temporarily dilute their shares during expansion, and when they have money, they can buy back from Feng Yu.

However, Feng Yu thinks this is unlikely. Those people can't think of what scale Feng Yu plans to develop this bank. When they have the money to buy back, the equity will not be as much as it is now.

This folk-sound bank will inevitably become a private commercial bank absolutely controlled by Feng Yu and one of the most famous commercial banks in the world!

Chapter 1872: Jixiong's Investment Objectives

"Feng, you don't need to worry about everything here. Tell me what you want and what you want to do. Make sure to arrange it for you."

Kirilenko was still in London at this time, and he was here for a long time. He bought the manor and made it gold and jade in glorious splendor. Compared with Feng Yu, he can be regarded as home court.

"Brother Ki, I can't drink with you today. I made an appointment in the afternoon to talk about the acquisition." Feng Yu first clarified his words so that Brother Ki would not be upset about drinking.

"It's okay, let you taste the specialties here at noon."

Speciality cuisine? London? Feng Yu's face changed.

previous generation/life Netizens all over the world are laughing at the lack of food in the UK. Looking up at the stars is simply a super joke in the food world. The British afternoon tea is said to be okay, but it's just that the black tea tastes good, and the refreshments are very average.

"Hahaha, where did you want to go? It's not British cuisine, I mean European cuisine. I have invited Italian and French chefs, both of which are three-star Michelin chefs, and they taste really good."

The three-Michelin-starred chefs of Italy and France, this signature still makes Feng Yu somewhat at ease. Although Feng Yu is not used to many western foods, there are some more delicious ones.During the meal, Kirilenko couldn't help but said, "Feng, we are making a lot of money this time. You don't plan to invest in anything other than bank?"

There is so much money, Kirilenko does not know what to invest. Kirilenko always feels that profits are too low for investing in some funds.

People who are used to making big money don't look down on small money anymore.

"Why, what do you think?" Feng Yu saw Kirilenko's appearance and seemed to have something to say.

"Should we continue to expand Polar Bear Mining Corporation? The global economic situation is not good this year, and many of the minerals Corporation businesses have also been greatly affected. If we take the opportunity to swallow one or two major mining corporations, we will certainly be able to gain more in the industry. Great right to speak."

Invest in minerals? This is a good choice. This resource-based company has strong anti-risk capabilities. And after the scale is formed, it can affect the price of minerals to a certain extent, thereby obtaining more profits.

At this time, Polar Bear Mining Conglomerate invests in a variety of minerals. Among them, gold is the most, energy is the second, and other metals are the least. I don't know which part of the business Brother Ki intends to expand?

If any part is expanded to the top three in the world, or even the first in the world, it will have an impact on the world.Feng Yu looked at Kirilenko: "I have no objection to this investment. Even if mineral prices fluctuate in the future, the Corporation has a strong ability to maintain value. Moreover, the global industrialization speed is still accelerating, and the future demand for metals and other minerals will increase. Increase and make money should be no problem. Do you have a goal? Which company are you planning to acquire?"

It seems that Brother Ki is about to transform into a mining tycoon, and will become the world's number one mining tycoon in the future. Although Polar Bear Mining Conglomerate is not the number one in the world, among the tycoons who invest in minerals, Kirilenko is the richest except Feng Yu.

Feng Yu gave everyone the impression of diversified investment, mainly finance, IT and electronics. No one would count Feng Yu as a mining tycoon.

"How about iron ore? I have asked people to investigate. Now the world's demand for steel and other metals is growing at a rapid rate. How much is the increase in demand for China alone. Demand in Europe and the United States is also growing. This investment is not Will you lose?"

Huh? Feng Yu found that Kirilenko was underestimated, and it is really a good choice to invest in iron ore.

Iron is considered to be the most in demand metal. Various industries such as machinery, construction, and car all have a great demand for steel. Asia, especially China, has the most rapid increase in demand. If Kirilenko controls the iron ore resources, then surely Can be invincible."I agree with the iron ore, and your analysis is also very reasonable, but which Corporation you plan to acquire, what are their Corporation's iron ore resources, how much their annual output can have, how much their total reserves are, and how many are ranked in the world. You must think carefully."

There are two main iron ore producing countries, one is Brazil and the other is Australia. Other countries also have some high-yield mines, but many are also controlled by the mining corporations of these two countries.

In fact, China's iron ore reserves are acceptable, but China currently adopts the same strategy as developed countries, that is, some basic resources, especially non-renewable resources, are mainly imported.

Domestic mines will not be mined for the time being, or mined will be restricted, mainly to adjust market prices.

In the future, China will become the largest importer of many minerals, including crude oil and iron ore. If Feng Yu can cooperate with Kirilenko to control a large-scale iron ore Corporation, it can also give the country a lot of help at the critical moment. Well, profits will not be bad anymore.

"Lituo Group, which owns a lot of minerals and merged with several influential mining corporations around the world, is the world's leader in exploration, mining and processing."
"This Corporation ranks third among the iron ore companies in the world. It is absolutely huge. And it's not just iron ore, but coal, copper, aluminum, nickel, magnesium, oil, natural gas, diamonds, gold and other minerals. , The aluminum ore is still the world's number one, and it is absolutely suitable to merge with our Polar Bear Mining Conglomerate."

"The company’s shareholding structure is very fragmented. The largest shareholder holds only 9% of the shares, that is, your China Aluminum Group. We can communicate with some shareholders separately, as long as we swallow more than 40%. The second share will do. Then China Aluminum Group will support you on the Board of Directors, right?"

Feng Yu then realized that Kirilenko was not on a temporary basis, but for a long time. Even China Aluminum has taken it into consideration, which is what made Feng Yu admired.

Feng Yu naturally believes that if he becomes Dongzhi, a major corporation stock, then China Aluminum Group will definitely support Feng Yu. Feng Yu has never cheated himself.

However, the scale of Lituo Corporation is so large. Although the financial crisis has caused the stock price to fall, its real assets are definitely more than 150 billion U.S. dollars. If you want to eat at least 42%, you need 600. Kirilenko must not be able to come up with more than a billion dollars of funds.Although Kirilenko is also very profitable from this investment in crude oil futures, he still has loans and other investments cost money. However, if Feng Yu and Kirilenko are added together, they will It is not impossible for Tuo Group to eat the whole thing!

Feng Yu pondered for a while: "Brother Ki, are you planning to only hold the shares, or are you planning to annex Lituo Group as a whole?"

Kirilenko was overjoyed: "Feng, do you agree? If possible, of course, let Polar Bear Mining Conglomerate annex the Lituo Group as a whole. We will join forces and there will be absolutely no problem with funding! "

Feng Yu nodded: "Well, if possible, I would like to meet the Chairman of Lituo Group."

Chapter 1873: Bank's Core Objectives

Kirilenko rushed to contact the Chairman of Lituo Group. Although Lituo Group has a lot of business in Australia and Canada, it belongs to the British Corporation. Therefore, it is based in London. It is not particularly difficult to meet. .

Feng Yu rested for a while and asked Kirilenko's people to arrange a car to meet the CEO of the bank.

The banking industry in the UK is very developed, which also benefits from the prosperity of the London financial industry. More than half of investment bank operations in Europe are conducted in London.

London is also one of the world’s major private bank business markets. The total value of private securities has long surpassed three 100 billion pounds. Even in 2007, it was once claimed to have exceeded five 100 billion pounds, but now it is less than two 100 billion pounds. The pound is gone, because many securities are worthless.

London is also the city with the most bank branches in the world, with more than 300, the world's first, and New York can't match it.

For bank to develop well, major financial markets such as New York, London, Tokyo, and Hong Kong must not be missed. Feng Yu has acquired many financial institutions in North America, but there is no commercial bank.

And this commercial bank in London is a favorite of Feng Yu, and it is of great benefit to the business expansion of Minsheng Bank.This bank suffered serious losses in this financial crisis because they are also one of the top mortgage lenders in the UK.

Although the bank’s status in the U.S. is low, its influence in Europe is not small. The total storage capacity of this bank is close to 30 billion pounds, which is absolutely excellent when it comes to storage capacity.

It is a pity that the investment vision is a little bad, and too many subordinated bonds have been invested, which has caused great losses.

However, with the help of the British Government, the Bank of England provided emergency liquidity support to it. The Secretary of State for Finance and Government of the United Kingdom also announced that it would provide guarantees for the bank’s deposits, so that the bank was not bankrupted by the crowd’s run. Up.

To this end, the United Kingdom is still discussing the introduction of the latest "bank bankruptcy law" to prevent the recurrence of this situation, the Government can promptly intervene.

In the financial crisis in the United States, the loss on the US side is naturally very large, but the loss on the UK side is also not small. Who makes the United Kingdom and the United States have a close relationship with each other?

The Government here in the United Kingdom is also the same as the United States. It has to take over some financial institutions and turn many private companies into state-owned enterprises temporarily. When the crisis is over, they will find a way to sell them.The commercial bank that Feng Yu wants to acquire is currently held by the British Government in many preferred shares. The British Government really wants to get rid of it quickly, and they are short of money.

When Ralph contacted the person in charge of this bank, they were actually very moved. This time I heard that Feng Yu had come in person, and the CEO of this bank was even more excited.

The market value of their bank at this time is less than 10 billion pounds, which is absolutely affordable for the world's richest man. And they also have many high-quality assets, but they are worried that this bank has a lot of debts and bad assets, whether Feng Yu will hesitate.

However, the Government has made demands on them to find someone to take over the bank as soon as possible, even if it loses some money, it will not hesitate. In their hands, without funds to solve the problem, they can only watch the bank's constant depreciation and the constant loss of high-quality assets, turning into inferior assets.

Selling while there is still value, this is the most correct choice. What's more, it can also allow Government to withdraw funds and help other companies get out of trouble.

"Hello, Mr. Feng, I am Gary Porter (surname), the CEO of this western British commercial bank, and the person in charge designated by the shareholders of this acquisition negotiation. You can call me Porter (surname)."Feng Yu looked at Mr. Porter (surname) in front of him. He was wearing not one thread loose and even his beard was neatly groomed. Fortunately, he didn't wear black-rimmed glasses, otherwise Feng Yu could not help thinking of Harry.

"Porter (surname), sit down, you should be very clear about my purpose. I will give you five minutes. You can convince me why I want to buy your bank."

Porter (surname) looked at Feng Yu with a little surprise. Isn't the person next to him a translator? He clearly remembered that Feng Yu was from China, but he did not expect to speak English so well.

But at this time, he can't think too much. Look at what Feng Yu means. If he can't give enough reasons, Feng Yu is likely to abandon the acquisition.

But at the same time, he also said that as long as he persuaded Feng Yu, there is a great possibility of acquisition.

"Mr. Feng, our bank still has a storage capacity of more than 260 One billion pounds. This figure is enough to prove our ability to absorb deposits and also prove that our bank is still trusted by depositors."

"We have world-class high-end talents. We are eclectic in the talent selection system. As long as we have the ability to create high profits for the bank, we will be entrusted with important tasks."

"We adopt a radial-split organizational structure, where centralization and decentralization coexist. Bank's business can be spread all over the world through the internet/network, and through information and resource sharing, there can be a centralized scale effect."
"Our organizational structure is absolutely not bloated. Everything is considered for customers. Under the premise of safety, we strive to meet customer requirements as quickly as possible and provide customers with the most convenient financial services in the shortest time. Therefore, our customer satisfaction It has been very high."

"We have an accurate strategic positioning and target market, with the goal of serving customers, and insisting on the principle of being better first, then bigger, which makes us very advanced in the concept of management..."

Feng Yu looked at his watch, five minutes later, he waved his hand and interrupted Porter (surname).

"Well, five minutes are here, do you think what you just said can move me?"

Feng Yu's expression was stern and his tone was very blunt, which made Porter (surname) very worried. He regrets a little bit in his heart. There are still many advantages that have not been mentioned just now. Is it possible that Feng Yu is not satisfied with what he said?

"You are not sure, let me talk about some of my views first. You said that you have a deposit of 260 One billion pounds, so what about the money? How much cash reserve do you have? Most depositors’ deposits have turned you into There are other securities in the loan contract. In the event of a run, you can’t afford to pay and you can only borrow at high interest rates. This is also one of the fundamental reasons for your losses."
"You said that as long as you can create high profits for the bank, you will be entrusted with a heavy responsibility. I think your losses this time have nothing to do with this system? Do you think that the securities you bought can bring High profits? But the result?"

"You said that your business can be spread all over the world, but how many branches or business outlets do you have? How many employees? How many of them are new employees, and how many are about to retire. You didn't say anything.

"It's funny to serve customers as the goal. The first and final goal of opening a bank is the same, that is, making money, which is the core goal.

"Porter (surname), do you accept what you and I said?"

Porter (surname) was stunned, and his expression was a bit hollow. He thought the negotiation might have failed again. Is it true that their bank can't be sold anymore?

Chapter 1874: Price Reduction

Feng Yu is actually very optimistic about this western British commercial bank, so he just told Porter (surname) that he knows the shortcomings of this bank, so this bank is not valuable.

Feng Yu just wants to keep the price down, but it's not that he doesn't want to buy, but looking at the face of Porter (surname) now, it seems that he doesn't intend to continue talking.

"Ahem~~" Feng Yu cleared his throat and reminded Porter (surname).

Porter (surname) then returned to his senses: "Mr. Feng, I didn't intend to conceal what you said. If it weren't for those difficulties, why would our bank sell it?"

He saw that Feng Yu did not get up and left, so he hurriedly continued to persuade Feng Yu to make the acquisition.

To facilitate the acquisition, if he can stay as the CEO, his future income will not be low. Who doesn't know that following Feng Yu can make a lot of money.

Even if he can't stay in office, then according to the agreement, he can get a compensation if he is fired, no matter how suitable he is.

Feng Yu looked at the accountants he had brought with him. The chief accountant stood up and said, "Mr. Porter (surname), do you want to keep hiding the details of your company? I want to take a look at the operations of your company. Situation, especially looking at the financial situation."The operating conditions of the Corporation, especially the financial conditions, are confidential to a Corporation. If the two parties have initialed the agreement and finalized the framework, then of course they have to show it to the other party.

But now there is no agreement, the other party has to look at it, which makes Porter (surname) have to hesitate.

However, he is also worried that if he does not agree, then Feng Yu will turn around and leave, and their bank will lose a best buyer. It is very likely that this bank will really become a pure state-owned enterprise.

"Mr. Feng, can I ask, how much we are in debt, would you refuse to buy?" Porter (surname) tentatively asked.

Feng Yu leaned on the sofa and looked at Porter (surname) who stood up: "Debt is not my main consideration. I mainly look at how many high-quality assets your bank has, and then measure it. If I invest enough money, I can How much profit does it bring to me. Even if your bank is now in debt of 10 billion pounds, I still need to invest tens of billions of pounds to make the bank rise from the dead, this is not a problem for me! "

Porter (surname) grew his mouth, this sentence is too domineering.

10 billion pounds, what a lot of money this is, even if it is a large corporation with many assets over 100 billion, it may not be immediately available. The main value of the large corporation is reflected in the stocks. There is so much cash.This is why many banks cannot save their banks, because those banks with assets under management of several 100 billion or even trillions of pounds are very difficult to get tens of billions of pounds at once, not to mention that 10 billion pounds is not enough.

Feng Yu just said that. If the bank is really in debt to tens of billions of pounds, it will still need tens of billions of pounds to rise from the dead, and Feng Yu will not acquire it.

With so many banks on the verge of bankruptcy, there must be better assets. There is no need to hang on a tree.

"Mr. Feng can rest assured that although our bank has more than 10 billion pounds in debt, we only need to invest another 10 billion pounds. No, six One billion pounds can make the bank tide over the difficulties. We still have many loans that have not been recovered, if not High debts and interest burdens, we will never be so! "

Feng Yu waved his hand: "Tell them about these. Remember, don't hide any facts from me, otherwise I will not only not buy your bank, you will also have trouble, trust me."

Feng Yu's tone was relaxed, but it put Porter (surname) a lot of pressure.

He is just a part-time worker. Although he is considered a senior part-time worker, he is still a part-time worker. He definitely does not dare to deceive the world's richest man. In Europe, the rumors of Black Hand D have not disappeared. It is said that behind every big family, there are some people who specialize in obscure things.And he also wants to continue working in this bank. It would be good for him if he can stay. During this period, the unemployment rate of people in the financial industry can be extremely high. It is not easy for him to find a satisfactory job.

Porter (surname) asked people to bring a lot of reports. Their bank itself is listed, and the reports do have to be published. But there are some financial methods/tricks, which can make the report more beautiful.

But at this time their bank's stock has been suspended on the London Stock Exchange, because it fell too hard, if it does not suspend trading, I am afraid it will be forced to delist.

Trading suspension is also a good thing for Feng Yu. If the trading is not suspended, if someone reveals that he wants to acquire this bank, then the bank's stock will definitely rise sharply.

The stocks of acquired Corporations have soared, which is a common practice, because many corporations will make some adjustments after they are acquired, and many of them will even be delisted.

To delist, those holding stocks will be forced to repurchase the stocks, which will allow them to make a lot of money. The original shareholders of the Corporation will also sell more money because of the stock price surge.

If the shares of this Corporation were not suspended, Feng Yu would really not come in person.Porter (surname) personally explained the details in the statements to the accountants. Many of the statements did not show up. He also said it, just to leave a good impression on Feng Yu and show that he did not hide anything.

Feng Yu sat aside, drinking black tea, smoking a cigar, and looking at boring magazines.

Half an hour later, the chief accountant returned to Feng Yu and said in a low voice, "Boss, the situation of this Corporation is similar to that described by Mr. Ralph. The detailed situation needs time to check carefully. Based on these conditions, it is inferred, Our investment of 10 billion U.S. dollars will definitely enable this Corporation to turn losses into profits next year."

Feng Yu nodded. Generally speaking, the situation is okay, but I don't know how much the company plans to sell. If the asking price is too high, it is not worth it.

Although there are a lot of high-quality assets, there are also a lot of burdens.

"Porter (surname), your bank has a lot of problems. The debt is very high. It can even be said to be insolvent?"

"Mr. Feng, we are not yet insolvent. We just owe a lot, but we also have many loan contracts. These are valuable assets."

"Okay, you don't need to explain these to me, just talk about it, how much does your bank plan to sell?"
"Measured by market value, our bank is worth more than one hundred and four One billion pounds."

Feng Yu sneered: "The market value? Do you mean your stocks that have been suspended? If you don’t suspend trading, I’m afraid it would have fallen below 10 billion pounds. Don’t forget, you still owe more than 10 billion pounds. What about the debt, if these two are subtracted, how much is left?"

"Let’s see if your bank still has some good assets. If you haven’t concealed any other information, then I will purchase eight One billion pounds for this bank, including all assets and debts. My bank invests a lot of money. I am a businessman, not a philanthropist."

"Go back and discuss it with the shareholders. I will give you three days and hope to get a positive answer."

Chapter 1875: Agreed

At its peak in 2007, the market value of this bank exceeded 60 billion pounds. At this time, if it were not for suspension, it would definitely fall below 10 billion pounds, and the market value would have evaporated by more than 80%.

However, compared to the market value of the Lehman Brothers bank, which fell 99% and then went bankrupt, this bank is still good at fortune-telling. At least the British Government takes action, so that it did not go bankrupt.

However, it is very difficult to sell. Those such as Barclays Bank are willing to give 10 billion pounds, but the Government is required to bear the debt. There is no debt, who would sell it? This is clearly a loot a burning house!

And now they have met a new buyer, a powerful buyer, which gave the bank’s shareholders hope that they might be able to get rid of the deal.

They actually regretted that when the bank stock price was high, none of them were willing to sell. They all felt that the stock price could be higher and they could make more. Now, it has already lost money. If no one takes over, I'm afraid they will all lose money.

Fortunately, some people are planning to take over. At this time, they have other thoughts, that is, can they sell more money to make them lose less?People are like this. At that time, they thought that as long as they could sell it, they didn't care about the price. No matter if they sell more or less, they can always get a share of the money. If they can't sell it, I am afraid that the bank will eventually go bankrupt, and they will not get a dime.

But when someone really wants to buy, who of them doesn't want to sell more? All of them were once rich and famous, but now that the gap is so big, who can feel better?

"Porter (surname), you must be joking, eight One billion pounds, how is this price possible? We calculate according to the stock market value, and at least it should be more than one hundred and four One billion pounds. The pound is more reasonable," said a shareholder.

Isn’t it normal for the Corporation to sell at a premium? Only a premium can make money. But he ignored it. It is a company that makes money to make a premium, and a company that loses money, on what basis?

"Yes, even if the one hundred and five one billion pounds cannot be sold, at least it must be calculated based on the market value. I can accept one hundred and four one billion pounds." Another big-bellied shareholder said.

The representatives of several major shareholders were talking babbledly, all accusing Porter (surname) of unfavorable negotiations. Eight One billion pounds, the price is too low, how much can they divide according to shares?

Each of them also has a Corporation, and they also need funds at this time. If they can get more funds, their Corporation can also get out of trouble soon.Looking at the ugly faces of the shareholders, Porter (surname) felt very bitter in his mouth. When is this, are you still thinking about good things? Yes, it is the world's richest man to be acquired, but the world's richest man must be a smarter businessman than you.

Feng Yu said it all very well. He bought this bank just to make money. If there is no money to make, why should others buy it? One by one, you still can't see the situation clearly at this time, but you are looking for buyers.

If our bank has no more funds to inject, we can only ask for Government. Will you still be willing to manage it when you are Government? By then, your shares will not be diluted or depreciated? Maybe one stumble, unable to rise, can only go bankrupt in the end.

Isn't it good to be able to retire with money now?

Porter (surname) waited until these shareholders stopped talking before he slowly said: "Since you all think I am unqualified, so good, let me go. Whoever has the ability, whoever comes to sit in this seat. One hundred Four One billion pounds, who of you can find such a buyer?"

These shareholders did not say anything. To dismiss Porter (surname), according to the contract, compensation is also required, and the amount is not low.Besides, whoever dares to sit in this seat is clearly a pit, and whoever sits will fall into it. And they have not never looked for a buyer, but at this time there are not many buyers who can come up with so much cash, not to mention that the buyer needs to prepare nearly tens of billions of pounds in cash to save the bank.

What is the current situation of the bank, their shareholders are also very clear about sth. If there is no such debt, let alone one hundred and five One billion pounds, they will not sell 20 billion pounds. But these liabilities, as well as the bank's shortage of cash, left them with no alternative.

In fact, the bank’s largest shareholder at this time was simply the British Government, and if it were not for the help of the British Government, their bank would have gone bankrupt, and the current market value could not be guaranteed.

They have all seen the tragedy of banks in the United States, such as large banks with assets of over 100 billion US dollars, which have gone bankrupt. The U.S. Government does not want to control, but can't.

If they continue this attitude, then it is their learn a lesson from the mistakes of one's predecessor if they fail Leman Brothers bank."Mr. Feng said that eight One billion pounds, all the debts and assets of the bank, he accepts all, and this includes bank employees. If these are on our heads, can we carry it for half a year? If anyone can find Even if it comes to six One billion pounds, I am sure that the bank will tide over the difficulties, at least it will not go bankrupt."

"At this time, my advice to everyone is to sell as soon as there is still value to sell. If you take the money, you can invest in other industries to make money. If you continue to do this, I am afraid that you will not get a penny in the end. When I arrived, I also missed this good opportunity to get away. Please consider how to decide specifically, Mr. Feng gave us only three days! "

The representative of this bank government also reported to it. When the Minister of Finance and Government learned that Feng Yu was going to buy this bank, he was so happy.

Eight One billion pounds, although it seems to be less, it allows the Government to get back some money and lose less. Otherwise, how much money will they have to invest in order to prevent the bank from going bankrupt, especially when they are also seriously insufficient at this time.

In this way, they can solve the trouble of the bank, and they can also have spare capacity to help other companies tide over the difficulties, one move, two gains.

Feng Yu is browsing the news in the room at this time. The economic situation in the UK is better than that in the US, and it is limited, especially London, which is also a hardest hit area.Feng Yu believes that those shareholders will eventually compromise. Although he is relatively cruel to keep the price down, who can't let others get so much money at this time?

This bank had nothing to do with Feng Yu, and Feng Yu had no obligation to consider it for them. Maximize your own interests, this is the right choice.

A day later, Feng Yu received a call from Porter (surname), and they agreed, just waiting for the upper review~approval.

Hanging up the phone, Feng Yu smiled. This review will definitely not be blocked. If the acquisition is really not allowed, the British will lose.

Buyers at this time are God in their eyes!

If this bank is taken down, Feng Yu will immediately send someone over to take over, carefully sort out the bank’s business, and also adjust the staff. Then after Feng Yu injects capital, he can revitalize the bank. And merged into the Minsheng Bank!

His bank layout has more than doubled!

Chapter 1876: Old Morgan's Thoughts

"Feng Yu bought a British bank, or a large commercial bank. What do you think about this?" Stan Morgan closed his eyes and leaned on the sofa.

"Feng Yu originally had shares in a commercial bank. Recently, we have acquired related companies in the US. It seems that he is about to enter the banking industry on a large scale.

"Feng Yu himself is good at financial investment. The banking industry is the foundation of the financial industry. We had long thought of Feng Yu to expand this business, but we did not expect that he would start so soon and the momentum is still so fast. ."

"However, compared to our Morgan Stanley, Feng Yu's bank is not worth mentioning. The British bank he bought only has a storage capacity of 20 to 30 billion pounds, and his public voice bank, I am afraid that it is not 20 billion dollars in storage."

These giants in the banking industry, which one does not control trillions of dollars in assets, they do not care about the tens of billions of dollars in banks.

Stan Morgan opened his eyes suddenly: "Then have you calculated the value of the securities they control? Have you calculated their business in China? Do you know how many branches Feng Yu currently owns?"

Their Morgan consortium can stand up to this day not only because they have strong financial resources, but also because they are cautious enough that every decision is not made lightly.Otherwise, there are so many rich people who have risen in history, why did most of them disappear?

The Morgan Consortium is very powerful, but I dare not say that it is comparable to the old families in Europe. Who knows how deep the background there is.

Feng Yu is currently the fastest rising rich man, a star that even blocks the moon's brilliance. If you think Feng Yu is just lucky, then it's a gravely mistaken.

No matter how lucky it is, it is impossible to make money from investing in everything. No one has such tyrannical luck, so in the final analysis, it is Feng Yu's ability.

These large consortia, who has not investigated Feng Yu's background information, originally thought Feng Yu was a member of a certain family in China, but later discovered that Feng Yu had no background.

Relying on his own efforts, he has made such a big industry. Feng Yu let them know the name for the first time in the early 1990s. Soviet Union used to make a lot of loans and then invested in the crude oil futures market. He shorted crude oil with high financial leverage and made a lot of money.

At that time, most financial experts analyzed that the price of crude oil was going to rise. This person unexpectedly predicted that crude oil would fall, and he still bet all of it. With this confidence and ability, they could not help but sigh the young will be redoubtable in the years. to come.Then during the Asian financial turmoil, this Feng Yu was able to contact many Hong Kong wealthy people, not to mention the disastrous defeat of Soros, but also made a lot of money.

It was also at that time that Feng Yu's net worth soared again and truly became one of the world's top richest men.

Later, Feng Yu became a shareholder and board member/director of Microsoft, and he really entered the sight of these large consortia, and then saw Feng Yu aggressively investing in Internet-related industries in North America.

However, the internet/network bubble was picked up by Feng Yu, which made them hard to understand at the time. Ordinarily, the bigger the bubble, the more Feng Yu who has invested in so many Internet-related industries can make more money.

As a result, after the decline of the industry, the industries that Feng Yu invested in became prosperous, and now many of them have developed into industries reckoned to be first or second best. They really admire this kind of investment vision.

It seems that Feng Yu can always find those companies with great potential. Their Morgan Consortium also invests, and the investment is also very large, but in terms of return on investment, it is far from comparable to Feng Yu.

However, they have also learned about Feng Yu's initial investment. Feng Yu always gave the founder enough profit and gave the other party enough power and respect, which they could not do with the Morgan Consortium.Normally, I have invested the most money, and this Corporation should have the final say. Whether you are the founder or not, whether you know the industry better than me.

We dignified the Morgan consortium, what industries do not understand? Even if we don’t understand, as long as we want, we can know sth like the back of one's hand! You know, you can only work for us!

In this financial crisis, Feng Yu actually seize total victory again. It is said that he has made several times the profit just in the trading of crude oil futures, and he has also reaped some gains in the investment of other financial products. His wealth alone is equivalent to a medium-sized consortium!

When Feng Yu got the payment package and Baibao, they suspected that Feng Yu wanted to enter the traditional banking industry one day. The payment package and Baibao challenged their traditional banking industry. After they boycotted, Feng Yu also took a step back. In terms of cash retention and current accounts, their traditional banks took advantage.

Now Feng Yu has started to enter the banking industry on a large scale. There are many branches and business outlets in North America open at the same time, and the European side is also beginning to lay out at this time. Feng Yu has a big picture!At this time, all the bank businesses were affected by the financial crisis, turnover and profits were declining, and almost all banks were laying off staff. Feng Yu chose to expand at this time. Many people saw Feng Yu’s powerful.

Moreover, after Feng Yu acquired so many financial corporations, many businesses were opened directly. It was extremely difficult for them to restrict Feng Yu's bank development.

At this time, if they were publicly squeezing out Feng Yu's bank, it would cause serious damage to the reputation of the United States. Only then did they understand that the time Feng Yu chose was also meaningful.

Watching the other party expand, they can do nothing.

Now it seems that Feng Yu's banks are not developing well. Although there are many acquired businesses, most of them are still at a loss, especially the folksong bank has very low savings.

But they have not forgotten how Feng Yu promoted payment packages and baibao at the beginning. Feng Yu posted the first year call, using his own name as a guarantee, and it turned out to be more trusted by customers than their stronger banks.

It can be said that when it comes to personal brands, the helms of these large consortia, and even the President of the United States, are far from being compared with Feng Yu. The title of the world's richest man has a huge bonus to Feng Yu's reputation.What Feng Yu did before, such as internet/network, electronics, etc., had an impact on their interests, but not much. But now that Feng Yu has entered the banking industry in a big way, that touched their cake.

Feng Yu may be very good in financial investment, especially stocks and futures, but the traditional banking industry is still very different from those.

This time they have to let Feng Yu know that the traditional bank industry, you Feng Yu cannot develop, unless your bank allows us to buy shares, otherwise we will be held down by us for a lifetime!

Chapter 1877: The Situation Of Liteco

"Feng, your negotiations with that bank are going very smoothly. I think the media has reported on your acquisition." Kirilenko is happy for Feng Yu's smooth progress.

"It's okay, the price I gave is already high. At this time, there are not many people who can come up with so much money and are willing to buy their bank, and they don't have many choices."

Feng Yu leaned on the sofa in front of the stove and grilled on the stove in the cold winter. It was a treat. Fortunately, Ralph has already done work before. Feng Yu only needs to come over to make a decision. Being a Boss is so good, only make a decision and don't need to do other things.

"Everything is going well, I also contacted Lituo, but we have a strong competitor."

Are there competitors? Feng Yu remembers that the previous generation/life seems to have been acquired by Li Tuo, but in the end it seems that it stopped, also because of the impact of the financial crisis.

Feng Yu knocked his head: "Is it Vale or must and must? I guess, is must and must?"

These two companies are the first and second companies in the previous generation/life world of iron ore, and Lituo ranks third. Brazil's Vale accounts for more than one-third of the world's iron ore production, which is almost the amount of BHP and Lito combined.So basically the price of iron ore in the world is set by Vale, and they are the industry's leading Boss. However, Lituo's second headquarters is in Australia, and it has a good relationship with BHP. The two sides have been uniting to fight Vale.

Taking into account the factors of monopoly, even if Vale wants to acquire, it will not succeed. Otherwise, they account for half of the world's iron ore. How else can others play? So this competitor is a must and trust?

Kirilenko showed an expression of admiration. Before he said it, Feng Yu guessed it.

"Yes, it is BHP. They will acquire Lituo Corporation last year. The overall acquisition. The initial offer was 150 billion U.S. dollars, and it was raised to more than 170 billion U.S. dollars at the beginning of this year."

"At that time, the share prices of the two corporations were both rising rapidly. But didn't we usher in the financial crisis afterwards? The share prices of BHP and LiTuo were both falling, and the agreement itself was not negotiated. Now she put it on hold again."

"This also gives us an opportunity. If they had negotiated long ago, we really have no chance of acquisition at this time. And because of the financial crisis, the speed of industrial development is also decreasing, such as the car industry, machinery industry, construction industry, etc. The decline in demand for steel has also led to the decline in prices of iron ore, etc."At present, according to the stock price, the market value of Lituo Corporation is only a little over 100 billion US dollars, and their stock has fallen by more than 40% from its peak."

Kirilenko looked happy. If calculated based on the peak market value, then they might not have started the cash acquisition. Moreover, the economic crisis brought about by the financial crisis will not last too long. The steel industry is now at a trough, indicating that the price they purchase will never be too high.

Feng Yu raised his eyebrows, only one hundred billion dollars in his head? This price should be lower than its true value. After all, besides iron ore, Lituo has many other mineral resources, and it has excellent technology and many rich ore.

"What about the financial situation? Lituo is a listed company. Did they lose money this year? What is the expected loss or profit next year? Also check carefully whether there is any fraud in their finances."

If the financial data is not real data, then their analysis will be wrong, after affecting the judgment, they may have to pay a lot of money.

Since the overall decline in the steel industry this year, it is normal for Lituo Corporation to experience losses. A loss in a certain year does not mean that this company will always lose money. After all, they still have a lot of minerals, and these can be regarded as real estate with value preservation.However, if a mineral resource seller really loses money, it will be disappointing. Feng Yu has to reconsider whether this company is worth acquiring.

"In the financial statements, they are still profitable this year, with a profit of more than 7 billion U.S. dollars. It belongs to the entire Lituo Group. After all, their profits in the first half of the year were good. Under Lituo Group are the British Corporation, the Australian Corporation and the Canadian Corporation. The Group Corporation is listed in London, Australia and New York."

"They are the world's largest in the aluminum industry. To a large extent, they can affect the pricing of aluminum, which is much more powerful than their voice in iron ore."

"According to their listing report, their turnover this year is about 30 billion U.S. dollars. At the beginning of the year, they planned to have a turnover of 50 billion U.S. dollars this year. If it were not for the decline in the prices of various minerals, the demand had also fallen. Maybe they can really do it."

"Well, the corresponding BHP turnover is about 40 billion U.S. dollars, and the profit is about 13 One billion U.S. dollars. The Boss Vale in the iron ore industry is relatively miserable, and the planned turnover is also about 50 billion U.S. dollars. , But the turnover is only about 320 One billion US dollars. No way, the price of iron ore has fallen the most. Their profits are close to 120 One billion US dollars."Also, U.S. Aluminum's turnover this year is about 30 billion U.S. dollars, and the profit is only more than 3 billion U.S. dollars. If we acquire Lituo Group, this is also one of our competitors. But look at the profit of this Corporation. As you know, their mineral reserves are too low and the mining costs are high, mainly for processing."

"In terms of mineral reserves alone, U.S. aluminum is far inferior to Lituo. Lituo acquired Canadian Aluminum Corporation last year. Due to the poor economic situation and the need to update equipment at the mines over there, the mining volume is reduced. Since 2009, Lituo has been able to dominate the aluminum industry."

Kirilenko’s meaning is very clear. After the acquisition of Lituo Group, they will have a great say in the aluminum and iron industries. With their original say in gold, nickel, copper and other minerals, they can Become the world's number one mining group!

After becoming a Boss, the operability is even greater. Whether it is to squeeze the small ones, take the opportunity to annex, or increase the profit of the entire industry, it is all of them.

Under the circumstance that the prices of metals and other metals have fallen sharply, they can guarantee such a high profit. This is the advantage of Minerals Corporation.Only counting the costs of mining, transportation and maintenance, the rest is their profits. In fact, Polar Bear Mining Conglomerate also made good profits this year. It's just an unlisted company that did not participate in the Fortune 500 rankings, otherwise it would definitely be able to enter the top 500.

But not the first, Feng Yu is not rare at all. After Polar Bear Mining Conglomerate becomes the number one in the world, "Fortune" will not be ranked, nor can it conceal the glory of Polar Bear Mining Conglomerate. On the contrary, it will prove that "Fortune" is not fair enough!

"Lituo's stock price is still falling? Why don't we buy their shares in the stockmarket at this time to fight for the initiative." Feng Yu thought for a while and made a decision.

Chapter 1878: Malicious Acquisition?

The Chairman Paul Skinner of Lituo Group is looking at the documents in the office/bureau. It is almost Christmas. The various applications submitted by the following Corporations need to be approved by him.

Under normal circumstances, the CEO can decide, but who will let him still hold the position of CEO and is not willing to delegate power.

"Chairman, our stock has been rising these days."

Skinner looked up at his subordinates: "Isn't this a good thing? Our stock has fallen a lot this year, and now it's starting to rise. This is normal."

Many people analyze that the financial market has bottomed out and should start to rebound. The rebound of their Corporation’s stock price is also normal. Is this surprising?

"Chairman, you didn't understand, we found that someone bought a large amount of our Corporation's stock in the stockmarket."

Ok? Someone bought their stock in Lito Corporation in large quantities? what's going on? Does anyone know that they are discussing cooperation with China's Aluminum Corporation and intend to make a fortune?

But this cooperation is still under negotiation, the framework has not been finalized, and it has not been announced. There are only a few board members/directors known within the Corporation. Did these people disclose the information to others?This is not so good. If, during the formal negotiation with China, someone suddenly dumped their shares of Lituo Group, causing their share price to fall, then China Aluminum would be able to get more shares for the same amount of cash. Then they would lose money.

"Do you know who it is? Which country's organization?" The board members/directors of their Lituo Group also come from different countries, such as the United Kingdom, Spain, Australia, Canada, the United States, etc. If you know which country it is The acquisition of their stock by his institution can also help him narrow the scope of his doubts.

"According to our investigation, it may be from the UK and Russia."

Britain and Russia?

Skinner is a little confused. It's good for Britain to say that besides him, there are two board members/directors who are British. But there is no board member/director of Corporation in Russia, but there is a vice president. Could it be that these people are united?

That's right, when BHP wanted to acquire Lituo last year, those people agreed. After the news of the acquisition broke out, those people also cashed out a lot of Corporation stock.

Now that the company’s stock price has plummeted, they have eaten in again, and they can make another profit after they have pulled up.

"Go and let me know. A Board of Directors will be held tomorrow to discuss the end of the year."Skinner turned on the computer and watched that the price of the Corporation's stock was still rising, which was up 2% today.

If there is significant positive news, it is normal for Corporation stock prices to rise by 10%. However, it is clear that this year's revenue and profits of the Corporation are declining, and there is no good news. How can the stock price rise so sharply, and it has continued to rise for several days?

Although Lituo is not as good as Vale and BHP in iron ore, it is already No. 1 in the aluminum industry and the world's leading copper industry. Why should it be acquired by BHP?

The Corporation is still making money and has not made a loss. Why must it be sold? Even if it is sold, it will never be sold to ambitious people like BHP!

When BHP Bidto wanted to acquire Lituo last year, it did not say hello in advance. Instead, it started to purchase a large number of Lituo Group's shares directly on the stockmarket, and the three markets simultaneously acquired it.

This method of forcible acquisition without the permission of Lituo Corporation Board of Directors is called hostile acquisition or hostile acquisition in the industry.In fact, as the CEO of Corporation, he is not opposed to this hostile acquisition. Because if you want to complete a hostile takeover, you have to buy shares of their Corporation at a premium on the stockmarket. If the stock price rises, all shareholders will profit. The CEO's task is to make all shareholders profit. This is not a conflict.

But as the Chairman of the Corporation, he couldn't agree to this. Once the other party acquires a sufficient amount, then the other party's equity will increase. How can his chair as a chairman be secured?

Moreover, after a hostile acquisition, even if they agree to convert the shares of Lituo Group into BHP shares, but the other party bought them at a premium, then the company's stock price will soon fall back.

Minority shareholders sold the stocks and left with the money. Major shareholders like him usually get stocks. They can’t sell them for a short time. They can only watch the stocks fall and their assets expand and then shrink. This Can you feel better?

If you really want to buy, you can, don't use any stock to pay, just take cash. If you give cash, you don't need a premium of more than 50%. If you pay a premium of 20%, I am happy to agree.

Generally, after the acquisition of Corporation, the management will be reorganized and the business will also be reorganized. His chair as Chairman will definitely disappear.If he is lucky, he can become a board member/director or CEO, but if he is not lucky, he can only be an idle shareholder. How can he accept the sudden loss of power?

What's more, from a long-term perspective, BHP's acquisition method is simply borrowing chickens to lay eggs. Because BHP plans to use financial leverage for the acquisition. At that time, the price was more than 170 billion US dollars, but they actually took out more than 10 billion US dollars.

They use the stocks of Lituo Corporation to be acquired as collateral and then borrow from the bank, which is more unacceptable than ordinary debt acquisitions.

Fortunately, Lituo Group refused at that time, otherwise I don't know how much trouble will happen. Because of financial leverage acquisition, it is necessary to borrow money from financial institutions such as bank, and then those institutions will convert these loans into bonds and issue them.

The end result is that BHP Billiton used more than 10 billion US dollars to achieve more than 100 billion US dollars. Banks and other institutions obtained Lituo Group’s mortgage shares and loan interest, and then sold these debts into bonds. And look for insurance Corporation or other bank institutions to guarantee.

Whoever buys this bond will eventually lose money. This was the financial method/trick that Leman Brothers Bank was best at at that time, asset securitization, and how many companies went bankrupt because of this operation.When he thought of this, Skinner's hand flicking through the documents stopped.

Wait, hostile takeover.

How can the method/trick this time be so similar to the method/trick used by BHP Billiton to acquire their Lituo Group?

Could it be said that BHP is once again planning to launch a hostile takeover? This time, have any of the shareholders of the Corporation turned to BHP?

No, this matter must be investigated immediately. The last time I did this, Lituo Corporation's stock price eventually fell a lot. If you do this again, you will definitely fall more!

Chapter 1879: Who Is It?

"Board of Directors was held in advance, and everyone was a little confused. This time I am not talking about this year's business situation, nor is it about year-end shareholder dividends or bonuses to employees, but about the rise of the stock of our Lituo Group. "

Hearing Skinner's words, all board members/directors were at a loss. The group's stock has risen, of course they all know, but is there any problem? This is a good thing.

After Skinner said these words, he was observing every board member/director. What disappointed him was that everyone seemed to have normal expressions and nothing strange. Are these people able to do not a word or movement, or are they not revealing the company's secrets at all?

If it's the former, then it's good to say that you can always find a way to find out, if it's the latter, it's interesting.

"The three listed Corporation stocks of the group are all rising, and the rate is not low, everyone does not think that this situation is somewhat familiar?"

A board member/director guessed: "Chairman, do you mean that BHP wants to compulsorily acquire our Corporation again? This is impossible. We don’t have that many stocks in circulation now. Last time, the Corporation did not buy back. Little, even if they all acquired it, it won't help."

Skinner looked at the board member/director: "If B&B is the same as the last time, how about changing hands and dumping all of our stocks again?"If shareholders who hold a large amount of stock suddenly master stroke the company's stock, the stock may plummet. At this time, if you cooperate with financial leverage or something, you can make a profit.

But even if they are suspected of manipulating the market, are they not afraid of being investigated? Although it is said that as long as you operate well and do not want to make a profit, you can cover up these situations, but it is not without a trace.

"Chairman, BHP shouldn't dare to do this, right? If they do, we will take the opportunity to cash out some, and then wait for them to sell when we buy it back. The one who suffers is still BHP."

Skinner looked at the board member/director who was talking, and shook his head: "If we sell, then we fall into their trap. The stocks in the market now have little impact on the Corporation. If we continue to sell, then the market The number of shares in circulation will once again exceed 50%! "

"Chairman, we can also increase the stock price and let them pay more. Although BHP has higher turnover and profit this year than ours, but the cash should not be much, right? It really started an acquisition war with us, and they also bear it. I’m sorry.” The board member/director said some not to accept as correct."Have you forgotten that we need to invest in the aluminum industry? If we start an acquisition war with them, it will inevitably mobilize a large amount of liquidity. Will our investment in the aluminum industry be enough?"

"We acquired the Canadian Aluminum Corporation in order to strengthen our position in the aluminum industry. If we don't have the money to invest, it will become a burden."

"Moreover, we are negotiating cooperation with China Aluminum. China Aluminum plans to invest about 20 billion U.S. dollars to buy some of our convertible bonds. If our stock price fluctuates sharply, then either we will suffer or China Aluminum will suffer. Can the cooperation be successful?"

"The board member/director Zhao of China Aluminum did not rush over because of time constraints. He also has a vote on the Board of Directors, which is vital for us to enter the Chinese market. If China Aluminum takes different roads with us and urge the horses on, our acquisition of Aluminum in Canada has completely lost its meaning! "

Everyone felt a little headache when they heard these words of Skinner. Who is this TM, why is it okay to buy a large number of shares of our Lituo Group?

After deliberation, they also felt that although BHP had suspicion, the suspicion was not big.Even if it is said that BHP wants to acquire their Lituo Group, it is known in the industry, but the mandatory acquisition failed last time. They have obviously lay down the flag and still the drums, and they also sold their Lituo Group Stocks, return funds.

Could it be because they knew that Lituo Group wanted to develop a deeper cooperation with China Aluminum, so they chose this method to obstruct it?

But is it a little bit mentally retarded to obstruct this method?

Or is it other competitors in the industry, such as U.S. Aluminum, or Vale?

I don't know who lit the first cigar first. After a while, everyone in the meeting room was smoking the cigar. The smoke of the cigar itself was thick. In less than five minutes, the meeting room was full of smoke.

The Chairman's assistant knocked on the door and came in: "Chairman, China's Zhao board member/director asked us to hold a video conference, and he wants to attend."

This request was reasonable, and Skinner could not refuse. He took the lead in extinguishing the cigar, and then let people ventilate the meeting room. It just so happened that he also wanted to talk to Zhao board member/director. Is there something wrong with China this time?Zhao’s board member/director’s video was connected. He asked about the progress of the Board of Directors, and then he began to question why Lituo’s stock suddenly rose across the board, whether it was an increase in holdings by the Corporation, and why. he does not know?

If the stock price rises, then with the same money, the number of shares that can be obtained will be less, and the equity will naturally be lower.

China Aluminum intends to increase its holdings of Lituo Group's stock and increase its control. After all, China's demand for aluminum, iron, copper and other minerals is increasing. If it were not for the financial difficulties, they would also want to directly acquire Lituo Corporation.

Zhao always feels that this is a conspiracy of Lituo Board of Directors to raise the stock price and want China Aluminum to spend more money or get fewer shares. He does not know this as a board member/director, so Compensation can be claimed in accordance with the contract.

Skinner explained to Zhao board member/director for a long time that the company's money did not move, and this year will end immediately. The money in the company's account is intended to distribute dividends to shareholders, and these can be found.

Moreover, for such a master stroke acquisition, their board members/directors do not have so much money, and they certainly did not do it. They are also looking for who did it.At this time, a board member/director hesitated and said: "Chairman, every board member/director, Polar Bear Mining Conglomerate contacted us a few days ago and said that he wanted to acquire our Corporation. Do you remember this incident?"

Everyone suddenly realized that, yes, Polar Bear Mining Conglomerate is also one of the top companies in the mining industry. It was founded by Feng Yu, the richest man in the world, and Kirilenko, the second richest man in the world.

They all said that during the financial crisis this year, not only did they not lose money, but their fund Corporation made a lot of money. They want to expand the scale of the mineral industry, which is normal.

But last time they said that they would wait for a few years to talk about it. Could it be that those two couldn't wait and started buying their Corporation stocks in advance?

But if they are really them, you can continue to talk about it. Skinner didn't refuse it last time. Why did he buy their stocks crazy at the stockmarket?

Isn't it them, who else can it be?

Chapter 1880: Need An Intermediary

"Feng, during this period of time, we have acquired the shares of Lituo Group and raised their stock prices." Kirilenko felt that the number of acquisitions was enough. The higher the stock price, the more money they have to spend. How much.

They are planning to swallow Lituo Group as a whole, which will help the acquired party raise the stock price, isn't it silly?

Feng Yu smiled and let Kirilenko sit down: "Brother Ki, don't worry. Now that you think it's almost done, then slow down the acquisition and remember to be a little more concealed."

"You have to remember what we bought their stock for, in order to gain some initiative."

Lituo Group has a very high proportion of stocks in circulation. After some acquisitions, it will occupy a certain number of stocks in the market. Then, when concentrated sales, Lituo Group’s shares can be greatly affected.

Moreover, they were going to acquire Lituo Group, so naturally they also wanted to acquire the company's stock. They are now buying, and the stock price will not rise too much. If people know that Feng Yu is going to acquire Lituo Group, then this Corporation’s stock will have a daily limit!

At that time, if you want to buy the shares of this Corporation, the price you need to pay is even higher.Feng Yu They have a lot of cash in their hands, but they don't plan to use it all at once. Crude oil is bound to rise, and continuing to invest in crude oil futures to rise at this time is also a huge profit.

Even if the stock of Lituo Group will rise during this period, it is considered high if it rises by 20%. It is absolutely impossible to exceed 50%, so even if Feng Yu wants to acquire the shares of Lituo Group, it will Pay immediately.

Of course, Feng Yu will not use financial leverage to acquire this method/trick, or he does not need this method/trick at all. Together with Kirilenko, the funds they can raise can definitely easily acquire Lituo Group.

If there are better investment projects, then bank loans are also a way. If not, can the money be saved without being spent?

"Feng, I know what you mean, but I don't think there is any need to conceal it. What if we know that we are buying their stock, we originally planned to buy their Corporation."

"And I have found someone to investigate. Their Corporation is in need of cash now. They acquired some companies last year, and their turnover and profits did not meet expectations. They also pulled on the lapels exposes the elbows."
"Several of their shareholders plan to sell their shares, but they think that the current stock price is not very cost-effective/worthwhile, and they have not found a suitable buyer, so they put it on hold. I can assure you that it is their senior deputy The president said."

Kirilenko is a little proud. It's not just you Feng Yu who knows how to collect news and analyze it, so will I. Moreover, I easily instigated the senior vice president of Lituo Group this time. I just promised to keep him in office after the acquisition. In fact, I did not pay any more. Originally, the Corporation had to hire someone to manage it.

"Brother Ki, it is very important to find out their details, but you'd better not come out in person. Once you are stabbed, it will have a significant impact on your reputation, and it may also be ruled that our acquisition is illegal."

"The Company we acquired this time has shareholders in several countries, and the subsidiaries involved are spread across many countries around the world. I think there are a lot of procedures in it, and some capable people are needed to help."

Kirilenko looked puzzled: "Feng, what do you mean? Didn't you talk about it yourself? Or I can go."

"No, no, we don't even show up first, I think we need an agent, or an intermediary."In the merger of large companies, there is also the shadow of industry brokers. For example, the legend of CAA once contributed to a number of acquisitions by Sony and Dongzhi in the United States. And that guy’s agency fees are also not low. In the late 1980s, Sony’s acquisition of the film Corporation alone made him earn $40 million in commissions.

There are also banks such as Goldman Sachs who also do this kind of business. They always have outstanding performance in business negotiations, perhaps because they can find information that many people can't find.

On the European side, there is also a Feng Yu family that they are more familiar with that is good at this kind of business, and that is Rothschild.

Many company mergers and acquisitions in Europe, including China Shanghai car's acquisition of Haojue in the UK, were also facilitated by the intermediary of Rothschild Family. In this regard, Rothschild Family is among the top in Europe.

Many people say that the Rothschild Family is actually not that strong, that is, only 10 billion euros of assets, but with 10 billion euros of assets, why make their family so respected? Why hasn't been annexed for so many years?

The assets on the surface are completely different from the energy in the dark.Moreover, there are many institutions involved in this acquisition. If it is an acquisition between corporations in one country, it is very simple. This kind of thing involves so many countries and also involves industry monopolies, which is more troublesome.

How many Company acquisitions have the EU halted, and there will be more in the future. Feng Yu, even if they settled the deal, they were eventually stuck, and the money had to be sealed in the account. It would be better to find a sure intermediary.

Kirilenko asked, "Feng, who should I call?"

Kirilenko also knew that his Company had cooperated with several brokers, but those people were not sure about the acquisition of a large company like Lituo Group.

"Brother Ki, why did you forget that this is Europe? Isn't your relationship with the Rothschild family pretty good?" Feng Yu reminded with a smile.

"Their family? You said that, it seems to be true. Their family is deeply rooted in many European countries. Many procedures are more difficult for us to get through, but they will be much easier to do." Kirilenko suddenly realized. It turns out Feng wanted to ask them for help.

"By the way, you can find out what their family's charging standard is. If the negotiation is completed, you can give more, but it can't be negotiated. There is no money! "For example, they charged one hundred million pounds this time, and it was a dream that Feng Yu would give him two hundred million or even three hundred million.

Many brokers charge like this, and they receive the full amount, not half or less. Although it is said that most of the talks were made, there are many that were not made.

Anyway, Feng Yu felt that he couldn't repay the money, so he was a bit disadvantaged. The talk is complete, even if you give one or two billion pounds more and you can earn it back in two or three days, that is nothing at all.

"Okay, then I will contact the Rothschild Family and let them do their best to help us negotiate." Kirilenko nodded.

"Brother Ki, it is not appropriate to announce our decision at the moment. Before signing the framework agreement, these must be kept confidential, and a confidentiality agreement must be signed with the Rothschild Family."

"I see. Why, listen to what you mean, are you planning to go back? No more playing in Europe for a few more days?"

"Well, although I don't have Christmas, but I want to spend the New Year with my family, and then our traditional Chinese New Year. If you are interested, you can come to me for the Chinese New Year."

Chapter 1881: Which School Did You Graduate From?

"Are you the father of Feng Liming and Feng Liling? Both their mothers came to hold a parent-teacher meeting before. This is the first time you have seen each other." The teacher looked at Feng Yu up and down. Seeing this temperament, it seemed that he was a leader.

I heard that these two children are in business at home, this one should be Executive or something?

"Yes, when parent meetings are held, it happens to be when my Corporation is busy. Teacher, how are my children in pre-kindergarten? Are their usual grades okay?" Feng Yu asked with a smile.

"No, you don't know what your child's usual grades are? You can't be a parent like this. When can you not make money? I think you should make a lot of money if you dress up? You can't relax your children's education. , You usually have to manage and communicate with your children more."

"The child will enter elementary school in the second half of this year. If you fail to enter a key elementary school, your child will start later than other children! "

Feng Yu curled his lips, what is all this wrong. Primary school mainly learns the basics, or also includes some learning methods. If the primary school can expand the grade, it can only be said that the teachers of this school are too irresponsible.

How many children are at the top of elementary school, middle school transfers, high school stand aside, university spends money to study. How much can the difference between key primary schools and non-key primary schools?Besides, which elementary school my child goes to, I can turn which elementary school into a key elementary school!

But thinking so in my heart, Feng Yu didn't say so.

"Teacher, thank you for your hard work. I think the final grades of my two children are okay, isn't it just the ugly words and points are deducted."

Feng Yu is still very satisfied with the children's grades. This kind of preschool mainly involves learning literacy and counting, plus a basic English alphabet, or some common sense of life, civility and politeness.

The child didn't give a wrong answer, but his handwriting was not good and points were deducted. This Feng Yu feels nothing.

"The ugliness is not a big problem? Your thinking has a problem! " The teacher looked like hate iron for not becoming steel, "The handwriting reflects a person's inner heart. The child's handwriting is scribble, indicating that the work is not serious enough. What will happen in the future? Can I study hard? I can’t go to a key elementary school, how can I go to a key junior high school, how can I go to a key high school, how can I go to a key university? How can you become a useful person to society?"

Feng Yu is considered to have taken it. Can teachers in preschool now say that?

From the handwriting to the situation after entering the society in the future, is this the so-called three-year-old seeing old?However, Feng Yu feels that, unless it is a very specific exception, in fact everyone contributes to society. The simplest, you pay taxes, that is one of the contributions. Farmers who have planted land and sold food also contributed to society. Even if they were ripped up, they also avoided a lot of waste. It is also a contribution to society.

It's not that you make a lot of money, or that you have studied the scientific achievements of some cattle, so that it is called contributing to society. That is too narrow.

Society needs to be composed of all kinds of people. If they are all one kind of people, then society will have problems. Should those who study the space shuttle eat food grown by uncle farmers?

"I called you to the office/bureau before this parent meeting, just to talk about your two children's problems. First of all, in addition to the winter homework during the winter vacation, the two children will also be asked to practice calligraphy. Go back and buy some copybooks. The child copies practice."

"Also, after returning home, you must give your children homework guidance. Other children are in cram school. How did I hear that your children practice swimming? What is the use of swimming? Do your children still want to be athletes in the future?"

"Even if you want to be an athlete, you have to start catching it now. Look at those national team athletes. Which one hasn't been practicing since kindergarten?"
"After returning home, let those two children learn about 300 Tang poems. It would be better if they would recite Song Ci and so on again. There are also additions, subtractions, multiplications and divisions, and you have to teach them more. There are no textbooks, but other children You are all learning, how can your children not learn?"

"Children's learning can't be counted on the teacher. With so many children in a class, can the teacher take care of it, and the parents should also be responsible, so that it is good for the children..."

Feng Yu's inner heart can't help being slandered. What's wrong with the current education, you know the pressure. Learning to swim is useless. Swimming is the best and healthiest sport. There is no one.

Children practice swimming, can keep fit, is this bad? If you are not an athlete, you can't exercise?

When Feng Yu was in school, the country promoted the comprehensive development of morality, intelligence, physical education, art and labor. Later, what quality education did it talk about. Now, how come it has become a competition result?

Just let the school cultivate a group of nerds? Do these teachers want to train all children to become scientists?

It's not that the scientist is not good, nor is Feng Yu's name all walks of life, in every trade, a master appears, but it should always be cultivated according to the children's interests, right?Cramming education is really suitable now? This is not the case when the country urgently needed basic talents from all walks of life. Now what is needed is cutting-edge talents. Ordinary university graduates may not be as good as skilled workers to find jobs. So what use?

Besides, you don’t know the excellent place of my son and daughter. They can play Rubik’s Cube. If you take any four cards of poker, they can calculate twenty-four points. This is all taught by my wife. Can other kids do this? ?

He also said that the teacher cannot be counted on for learning, and the parents are also responsible. If we teach well, why should we send it to school? When you are a teacher, what you learn is how to educate your children. A bad education is a negligence!

"Feng's father, did you listen to me?" The teacher was a little unhappy when he saw Feng Yu didn't look at her.

Feng Yu couldn’t help saying: “Teacher Sun, I think the children are still in preschool, and these are not in a hurry. When they enter elementary school, when the children grow up, they will naturally become interested in many things, and then follow their interests. Just guide it."

"Good academic performance doesn't mean anything? It's not the academic performance that will be compared to the society in the future."

The teacher's face changed, this parent still dare to talk back? ! What's wrong with money? How many children are ruined by the indulgence of parents! "This parent, what you said is wrong. Are students from prestigious universities easy to find jobs? Are students from prestigious universities more respected? You businessmen, who don’t understand these conditions at all, just know how to make money. , Is money almighty?"

"Good academic performance doesn't mean anything, just talk about you, which school did you graduate from? Come on, tell me about it! "

"Say, why didn't you say it? You were quite able to speak just now, and you speak forcefully and with justice."

Feng Yu looked at the chattering teacher with a playful smile at the corner of his mouth, and said softly: "I, I graduated from Beijing University, and I was recommended by Bing City No. 3 Middle School. By the way, I was an exchange student in college. , I went to Hong Kong University for a year of exchange. My wife is now an associate professor at the Beijing Normal University with a doctoral degree."

The smug expression on Teacher Sun's face solidified. What did he say, he graduated from Beijing University? Have you been to Hong Kong University as an exchange student? His wife is an associate professor. Didn’t you hear that he is an ordinary teacher?

Teacher Sun felt that what he said just now was a mockery of himself. He graduated from Beijing University, and his wife is still an associate professor. I didn't intend to say just now that I still satirized others.

Okay now, is it a joke?"Teacher Sun, can I go out? By the way, thank you for your care and care of your child, but my child's future is not enough for you to worry about."

Chapter 1882: Arrogant Parents

Before the parent meeting, he was called to the office/bureau to reprimand him. Feng Yu felt it was a disaster. Isn't it because the two kids are more playful, aren't the kids like this? Feng Yu was more naughty when he was a child and didn't become a badass.

Back in the classroom, Feng Yu sat behind his son's small desk. Next to him was a man with glasses, a suit, shoes and tie, and a briefcase at his feet. It looked like a leader.

"Are you Feng Liming's father?"

"Hello." Feng Yu nodded at the other party. He really didn't know who his son was at the table, and he didn't know who his daughter was at the same table.

Feng Yu only found out that Li Na seems to be tired of taking care of children. One child is enough, let alone two. Fortunately, the two children are in the same class. If they are in different classes, they usually have to come to a parent meeting.

"Usually take care of your son, don't affect my son's study! "

Feng Yu thought the other party was saying hello, but he didn't know that he came up to be scolding, which also made Feng Yu unhappy.

The teacher just said that his son is usually playful, but he didn't bully his classmates. What does this parent mean?"This parent, what do you mean? If you think it is not good for your son to be at the same table with my son, you can apply for a transfer with the teacher. And how do you prove that my son has affected your son's study, why not your son Did my son study?" Feng Yu asked rhetorically.

At this time Teacher Sun came in, and the parent gave a cold snort and stopped talking.

Teacher Sun said something on it, and then read each child's academic record. Feng Yu glanced at the man next to him. He, Chinese and mathematics were deducted, and his grades were not as good as his son's.

"I'll get my winter homework, and we will bring it back to the children in a while. Parents can now share their experiences in educating their children, and don't make a loud noise."

After Teacher Sun went out, the parent next to him turned around and said, "Look, in the small class, my son has always been the first in the class. When he arrives at the big class, he is at the same table with your son. How quickly does his grades decline? Not because of your son! "

Feng Yu snapped his son's and daughter's report cards on the table: "You can see clearly, our children have deducted points except for the lack of neat handwriting, but none of the others. I think my son doesn't. I should be playing with your son, because playing chess with the blunder crate will make the worse! "
"Boy, what do you do, dare to talk to me like this?" The man with glasses had a bad tone, and seemed to fly into a rage out of humiliation.

"Does it matter to you? Take care of your son. It's not a good example to look at you like this." Feng Yu said lightly.

"Tell you, I work for the Taihua Education Foundation. The teaching building, lunch break building, and stadium of this school are all donated by our foundation. I know the director of this kindergarten. You can get your son and daughter to be transferred! "

Feng Yu raised his eyebrows. Taihua Education Foundation works?

The expressions that everyone next to him cast their admiration. It was a foundation founded by Feng Yu, the richest man in the world. I heard it was derived from each of his parents' names.

Taihua Education Foundation is known as the world’s number one education foundation. China alone has donated many schools and teaching buildings. Poor countries such as Africa and Central Asia have also donated a lot. They are famous all over the world. !

This parent can work in Taihua Education Fund, that is really amazing. They were originally just a very ordinary public kindergarten. It was because of the donation of the Taihua Education Foundation that it became a school with such good conditions, which is better than many aristocratic private schools.How many parents squeezed their heads and wanted to send their children over. Unfortunately, public kindergartens have a school district restriction. They were lucky enough to find it.

I heard that the grandson of a district Chief wanted to join the class, but he failed in the end.

This parent has offended someone from the Taihua Education Foundation. If the child is expelled, he can only go to a private kindergarten, which affects his education.

Not to mention the level of education, the school environment is incomparable.

"This child's parent, you apologize to him, it's all for the child, there is no need to argue." Feng Yu persuaded someone.

Feng Yu almost laughed, should I apologize to him?

Just like this, dare to take advantage of one's position to bully people? I haven't bullied people yet. What's more, Feng Yu still accounts for reason!

"Are you from the Taihua Education Foundation? By coincidence, I know your leadership. Just as you said just now that the principal let my child open, I think you are not suitable for working in the Taihua Education Foundation. Your character No way! "

"Who do you still know our leadership? Do you know who our leadership is? Even if you are the leader of Beijing, you have to give us the face of the president. That is the vice president of Taihua Holdings. Our leadership was formerly by Director Feng People, people who started entrepreneurs with Director Feng, you don’t understand what you said, brag with me here?! "Feng Yu took the action machine and called Wu Zhigang directly: "Gangzi, are you in the capital? In the foundation. Don't go to Shanghai tomorrow, and accompany me to check some work. By the way, someone said it was Taihua A staff member of the Education Foundation, his son is in the second class of the XX kindergarten, called Su XX. This person has misbehavior. Let him open and report to the group."

"Pretend, pretend to look alike, thinking that taking a Wind & Rain mobile phone is someone who is capable, now there are more people using Wind & Rain mobile phones. They also opened me and got my son’s name, you are Didn’t you want revenge? Tell you, don’t you give me this set! I..."

As he was talking, his cell phone rang, he immediately took it out, looked at the caller ID, quickly stood up, and bowed to answer the phone: "Director Wang, this is Xiao Su."

"Yes, my son is Su XX. What?! Director Wang, is there any misunderstanding in this? Director Wang, give me a chance, hello, hello?"

This person turned around and looked at Feng Yu blankly. Who on earth is this person and why a phone call. In less than a minute, he received a call directly in charge of leadership and was fired?

Feng Yu looked at the man in front of him, and said lightly: "Your son can still continue to study in this kindergarten, you can do it yourself."

"Thanks, thank you."The others were stunned. What did the parents of this classmate do? Is it a high official? A phone call caused this person to be fired. It was from the Taihua Education Foundation.

It doesn't matter who he is, anyway, let the children play more with their children in the future, and they must not bully the two children.

The parents of these children all gathered around, talking about how well their children usually play with Feng Yu's children, and then praised Feng Yu's children.

Feng Yu shook his head helplessly and dealt with a few words. When the teacher came, he took the winter homework and left quickly, so he had no time to socialize with these parents.

It's the Taihua Education Foundation, it seems that it should be checked.

Chapter 1883: Virtue Is Important

"Boss, is there something wrong with the foundation? I just checked the accounts for this year, and there are no errors or omissions." Wu Zhigang was a little nervous. He also serves as the chairman of the Taihua Education Foundation. If there is a problem with the foundation, it will be no small thing for him. Impact.

Although he was the first to follow Feng Yu, Feng Yu also valued him very much, gave him a lot of power, and even trained him as the helm of Taihua Holding Group.

But this Taihua Education Foundation is also the most important aspect of Feng Yu. It started to donate when Feng Yu didn't have too many assets, and it has persisted for so many years.

Since Wu Zhigang has served as the president, he has always been diligent and has done many things by himself. Once there was someone in the foundation who was greedy for ink, Wu Zhigang fired that person after making up the money, and then personally pleaded guilty to Feng Yu.

But this year's accounts have just been checked, no problem, he will not make the same mistake again. His system of responsible persons is well implemented, and the salary that the foundation gives to everyone is not low. No one will ruin their future for money, right?

The surnamed Su also investigated carefully, and he was good at doing things. He also received a lot of bonuses at the end of the year. I don't know why, let Boss speak and fire him.

Feng Yu was sitting on the sofa. He didn't reach out for the report in front of him. He didn't come to check the accounts today."Gangzi, sit down. Do you think that there is no problem with the accounts of the foundation?" Feng Yu asked, leaning on the sofa, closing his eyes.

Wu Zhigang thought that Feng Yu said why he opened the surname Su, and said that he is not good in character. He seems to understand what Boss means.

"Boss, what do you mean, we should take a look at the morals of our employees?" Could it be that some employees did something outside that had a negative impact on the foundation?

"Our foundation is to fund education. It doesn't matter how many teaching buildings are built every year, how many schools are considered to be completed. Why donate teaching buildings to this school? Why donate schools here? Have you investigated this?

"Is anyone in this receiving benefits that you can't find out? They the fox exploits the tiger's might, under the name of our foundation, dominate, do you know this?"

Wu Zhigang stood up again and replied with some trepidation: "I'm sorry, Boss, I have failed your trust. I have neglected all these."

"Sit down and stand up at all times. It doesn't matter if you neglect it, you must learn a lesson and avoid making the same mistake again. Fortunately, no major mistakes have been made now."Feng Yu told Wu Zhigang what the surname Su said in the kindergarten. The surnamed Su is not even a director, but one of the first reviewers in charge of project approval. He is so arrogant. Among the reviewers and the final directors, are there any more arrogant ones?

Arrogance does not stop, what if they use it for profit? You don’t have to be greedy for money from the foundation. You can use the power of approval to ask for bribes from the leadership and local leadership of those schools. If you don’t benefit me, I won’t give you approval.

In this way, it is natural that no problems can be found in the accounts of the foundation, but they can also benefit from it. There are even some fluctuations in the funding review of some of these projects, which are all within a reasonable range. However, the difference between a floating one percent and a five percent floating is not a small amount.

There may not be many schools, but one hundred?

The Taihua Education Foundation is a donation organization, even a dedication. As a result, some people use the identity of this organization to benefit themselves, which makes Feng Yu feel too disgusting!

"Boss, then I'll call all those directors, hold a meeting for them, and let them all pay attention to these."Feng Yu closed his eyes and said nothing, Wu Zhigang gently got up and went out. Early in the morning, Feng Yu felt a little uncomfortable in his eyes, so he closed his eyes and rested for a while.

When all the directors came, Feng Yu had already rested.

Most of them have never seen Feng Yu, or even know him. There is a person sitting in President Wu’s office/bureau. Maybe it’s President Wu’s friend, but this friend is also quite inconspicuous. We are going to have a meeting. Don’t you know if you want to go out?

If it weren't for Chairman Wu's emphasis on the transparency of the Foundation's projects, there are no secrets, two of them would really stand up and bash others.

However, the two vice-chairmen felt that Feng Yu's figure was a bit familiar, but they just couldn't remember where they had met. They have a bold guess, but they dare not confirm it.

"This year the foundation is responsible for the virtues of all personnel. Yesterday someone used the banner of our foundation to corrupt the reputation of our foundation and was fired by me."

"I emphasize once again, no matter who it is, it is absolutely not allowed to seek personal gain in the name of the foundation. If anyone does something that is detrimental to the reputation of the foundation, learn a lesson from the mistakes of one's predecessor is right in front of you, all of you People, no one will be tolerated! "

"The administrative department has formulated a charter, and it will be notified years ago. If anyone let me know of any negative news, don't blame me for being polite! "Feng Yu suddenly said: "One more thing, the foundation's business card must be printed separately, and the foundation's title cannot be mixed with other titles on the same business card."

For example, if a director has a Corporation, and the company's business card is printed with the director of the Taihua Education Foundation and the general manager of XXCorporation, then the director of the Taihua Education Foundation will give him extra points.

If it is a normal business, then of course it is okay. Feng Yu is not opposed to the foundation directors having other businesses themselves. But if there is a problem with other businesses, take a look at it with your business card, oh, it is the director of Taihua Education Foundation, is this Corporation also under the Taihua Education Foundation?

The reputation of Taihua Education Foundation is outside, and it is easy to gain the trust of others. These directors may be good at management, but management is not necessary. If this damages the reputation of Taihua Education Foundation, Feng Yu will feel very depressed.

Wu Zhigang heard Feng Yu's words and stood up immediately: "Yes, Boss. Everyone heard it, and the business card will be changed in the future. To do your own business, it is absolutely not allowed to borrow the name of Taihua Education Foundation."

The others looked at Feng Yu in surprise, what did Chairman Wu call him, Boss?

Is this the richest man in the world, the richest man in the world looks so ordinary? They thought it was a friend or fellow of Chairman Wu just now, sitting on the sofa without saying a word.However, they also discovered that Feng Yu personally ordered the matter this time, so the degree of attention is even different. Offended Feng Yu, still want to do business in China?

After the people were gone, Wu Zhigang went to the Taihua Charity Foundation to deliver orders, and Feng Yu wandered around at the Taihua Education Foundation. He paid these people high salaries, and we had to see if these people were worthy of it. His salary.

Chapter 1884: Hualu CEO Visits

Although the people of these foundations don’t know Feng Yu, they saw that Feng Yu came from the office/bureau of President Wu, and the directors were very respectful to him. They all guessed that this was the person inspected by Taihua Holdings. It is a common practice to have senior executives of Taihua Holdings come down for inspection every month.

Although this foundation was established with Feng Yu's personal donation, the accounts and so on are subject to the restraint of Taihua Holdings.

After looking around, Feng Yu was quite satisfied. Although the Spring Festival is approaching, everyone is not slacking off. What work should be done is still being done seriously.

Many charity foundation staff have very low salaries, and many are even volunteers, free of charge. But Feng Yu didn't ask for that. He felt that it was not fair to always let people work for free, and he was not bad for money anyway.

In this way, these people can work more seriously, otherwise not only will they not be able to raise their salary, but they will also be easily scolded by the backbone. Chief Feng pays money to do good deeds. If you have a high salary, it is not good for you to work. If you don't scold you, whom?At this time, the Taihua Education Fund was mainly donated by the northwest and southwest regions. Although there were relatively few people there, they were even poorer. As for the cities, many of them are not really short of money. The city itself also has a lot of funding every year, not to mention that many schools also recruit some self-financed students and charge school construction fees.

Going to school, gaining knowledge, and abilities will also increase. Some of these people are willing to return to their hometowns, so they can slowly change their hometowns.

Many college graduates who return to their hometowns to start businesses can get an interest-free business support loan from the Taihua Charity Foundation to help them bring their hometown people to get rich.

In fact, many problems are not too difficult to solve, not because they are unexpected, but because there is no money. The country is very large and the annual income is high, but there are also many places to spend money. A wealthy country like Saudi Arabia does not want to come to China to buy intercontinental missiles, because they also know that no military strength, no matter how rich they are, they are of no avail.

Feng Yu is rich and can't spend it all by himself, so just make some contributions.

Back to the office/bureau upstairs, Feng Yu leaned on the chair, holding an electronic paper book, and looking at the internet/network leisurely.Now the internet/network is becoming more and more prosperous, and there are more and more authors. With Feng Yu's very good taste, you can also find many books that you think are good. They are usually used for recreation and relaxation, and occasionally a smile is enough. Up.

"Chairman, Mr. Zhao, who claims to be Chairman of China Aluminum Industry, came to visit." Someone knocked on the door to report.

Feng Yu put down the electronic paper book, the Chairman of China Aluminum, this one is because of Lituo Group?

Anyway, it's okay now, Feng Yu looks at his watch, it's almost time for lunch.

"Take him to the restaurant and ask someone to prepare. I will have a meal with him."

In the Wind & Rain building, most of the offices are owned by Taihua Holdings or its subsidiary Corporation. Large cities such as Beijing and Shanghai are still in office buildings. Many people eat box lunch at noon, or simply bring food from home, and then Use a microwave to warm up the pantry.

Originally there was a banquet hall in the building. Later, Feng Yu asked them to make it into a canteen to open to the outside world. The employees use meal cards to eat, which is hygienic, inexpensive, nutritious and delicious. Executives can also eat in the small restaurant and entertain customers. It is also more convenient.

Going downstairs to the small restaurant, entering the box, Feng Yu saw a middle-aged man in his forties.Seeing Feng Yu coming in, Zhao Cheng stretched out his hands: "This is Feng Chairman, I am Zhao Cheng, the head of China Aluminum."

"Dong Zhao knows me?" Feng Yu asked with a smile while shaking his hands.

"Although I haven't seen Feng Chairman's face, I can guess it by looking at Feng Chairman's temperament." Zhao Cheng is very good at talking.

"Sit down and taste the craftsmanship of our chef. What kind of wine Zhao Dong likes to drink? I have wine from many countries around the world."

Feng Yu doesn't drink much, and other senior executives of the Corporation don't drink often, but Kirilenko often comes over, and Feng Yu prepared it for him.

"I heard that Chairman Feng doesn't like drinking, so I dared to come over. My blood pressure is relatively high and I rarely drink alcohol."

"Hahaha, good, I'll ask someone to prepare some freshly squeezed juice. Zhao Dong, are you coming to me this time for Lituo Group?" Feng Yu asked directly without going around the circle.

"Feng Chairman asked, then I'll be straightforward. We, China Aluminum, are the largest shareholder of Lituo Group, with a 9% shareholding ratio. I am also one of the board member/directors of Lituo Group."

"I heard that Chairman Feng is planning to acquire Lituo Group with Mr. Kirilenko from Russia. I wonder if this rumor is true or not?"

"How is it true? What if it is false? Do you hope this news is true or false?" Feng Yu asked rhetorically with a smile."Of course I personally hope that this news is true. Although China Aluminum is a shareholder of Lituo Group, to put it bluntly, the Board of Directors only has one seat for the equity ratio. What decision can be made?"

"Our China Aluminum is also ranked third in the aluminum industry. In fact, we really want to be the first. Unfortunately, the last time we bid for Aluminum Canada, we still lost to Lituo Group.

"If Chairman Feng acquires Lituo Group, I wonder if he would be willing to sell us the aluminum business?"

Feng Yu glanced at Zhao Cheng: "You are ranked third in the aluminum industry. This number one seems to be Lituo Group, right? If I acquire Lituo Group, I don’t want to grow it and sell the most advantageous business. Here you are, do you think it is possible? But if I really buy Lituo Group and China Aluminum wants to sell, I can consider buying it."

The little fish wants to eat the big fish, so beautiful.

Zhao Cheng didn’t see the embarrassment on his face, and then said: “I also think Feng Chairman will not agree, but he asked me to ask questions, and I have to ask. But even if Feng Chairman doesn’t agree, we will cooperate in aluminum. , Is it always okay?"
"Whether it is technology or capital, we are not bad, and we also have factories and markets. You have raw materials and ore, and our cooperation can effectively reduce costs, expand the market, and enhance competitiveness. This is a win-win situation."

"And in the marine transportation sector, we can also cooperate. We are a state-owned enterprise in China. Chairman Feng will not mind cooperating with us, right?"

Feng Yu looked at Zhao Cheng, who was talking eloquently, and asked slowly: "Zhao Dong, what you said is all right, but who told you I will buy Lituo Group, and how do you expect it, I will buy What about success?"

Zhao Cheng's expression changed: "Feng Chairman, isn't it that you are going to acquire Lituo Group?! "

Chapter 1885: Cooperation?

Zhao Cheng is still thinking about how to persuade Feng Yu on his way. It is rumored that Feng Yu is not greedy for money, otherwise he would not donate so much money every year. Besides, others are not short of money.

Therefore, he believes that there is no need to dispute the interests. Feng Yu should not think about swallowing China Aluminum, and the boss will definitely not agree.

But to say that China Aluminum can swallow up the aluminum business of Lituo Group, this is also a bit whimsical. People are number one. Why sell you a third one when you are still making money? Hualu doesn't have that much money either.

The Lituo Group alone is worth almost 50 billion U.S. dollars. China Aluminum can’t make up that much, and there is no funding from the top. The 20 billion U.S. dollars is the sky.

Some people say that it can be paid in installments, in three years, more than 10 billion US dollars per year is enough, and the rest can be paid off with the shares of Lituo Group.

However, the installment payment is for those companies that need cash and need to get rid of the burden. Aluminum is not a burden to Lituo Group, and the annual profit is not low. Why should you agree to pay in installments?

Later, he wondered whether he could persuade Feng Yu with national justice or something. After hearing that Feng Yu is very patriotic, perhaps Feng Yu would be willing to suffer a bit?

But the prerequisite for all this is that Feng Yu wants to acquire the Lituo Group and successfully acquire it.Listen to what Feng Yu said just now. It seems that Feng Yu didn't plan to acquire the Lituo Group. Is it true that the rumors are false? Didn’t Skinner say that Kirilenko told them that he wanted to acquire Lituo Group wholly?

At this time, the kitchen also delivered the food. Feng Yu greeted Zhao Cheng for dinner.

Where did Zhao Cheng still want to eat, and everything was tasteless, Feng Yu watched Zhao Cheng put a lot of spices into his mouth.

Isn't it disgusting to chew aniseed? Fried peppercorns are so fragrant? The ginger in this dish is really better than the dish?

This Zhaocheng tastes really heavy!

Feng Yu is satisfied with the food anyway, this new chef is really good.

Feng Yu drank the juice happily, watching Zhao Cheng's eyes scrabbling the rice dumbly. It was obvious that the bowl was empty, and he didn't know it. It seemed that the blow was not small.

He put down the cup and asked with a smile, "Dong Zhao, is this meal still to your liking?"

"Ah? Oh, good, very good." Zhao Cheng noticed that the bowl was empty, and quickly put down the bowl and chopsticks.

"Now that the food is ready, let's continue to talk. Although I am not determined to win this Lituo Group, Kirilenko likes it very much. He must take it down. His money is not enough for a wholly-owned acquisition, so in the end it is We buy together."
"We have acquired some shares of Lituo Group in the market. It must have been analyzed by this, right? Then I would like to ask you whether you are willing to sell the shares of Lituo Group in the hands of China Aluminum to me. "The acquisition of Lituo Group's stock was really easy to find out.

Zhao Cheng's eyes lit up, and he was finally affirmed by Feng Yu.

"Feng Chairman, we hold Lituo Group's stock to prevent us from being too restricted in raw materials, and to develop better in alumina, electrolytic aluminum, etc. In fact, we are also following Lituo Group Negotiations intend to invest about 20 billion U.S. dollars to obtain some creditor rights from Lituo Group.

"This creditor's rights can be converted into stocks at any time within a certain period of time. If all of them are converted into stocks, our shareholding ratio will be doubled to about 18%. This will give us more say in Lituo Group. ."

"Even if it is not converted into equity, the annual return on this bond will be 9%, and we will not lose. This is higher than the investment of ordinary funds, so the top is willing to give us funds."

"And in this way, our relationship with Lituo Group will be closer. We plan to establish a joint venture Corporation together. This will allow us to dominate the global aluminum industry, which is of great benefit to us."
"This equity is to ensure our cooperation with Lituo Group and an important weight for the development of our China Aluminum Industry. If sold to you, would you like to let Lituo Group conduct in-depth cooperation with us?

Feng Yu is actually not quite clear, there are so many things inside. However, Feng Yu remembers that the debt investment of previous generation/life China was finally stopped and did not pass through the EU and Australia.

To put it bluntly, they see that China's manufacturing industry is already very strong. If they control the raw materials, China can completely monopolize the aluminum industry and other industries, and they cannot restrict China's development through iron ore.

China itself is the largest shareholder. If the equity is doubled again, they are worried that China will completely control the Lituo Group. If several other major shareholders turn their heads to support China Aluminum, the position of Chairman may be changed.

But if the two parties set up a joint venture company, on the China side, those EU members have no right to block it.

Zhao Cheng stared at Feng Yu with bright eyes, that expression, tut~~

"What do you mean, if I don’t agree to a joint venture with you, then your shares will definitely not be sold, right? Do you know that as long as I acquire two-thirds, the power of the Corporation is in my hands. You can't do anything for a share."Zhao Cheng said very seriously: "Feng Chairman won't do this. I am confident about this."

Feng Yu really wouldn't do this, cheating his own people, how ugly it is to spread. Although the money was a lot, Feng Yu really didn't like it.

"After I acquired the Lituo Group, it was not impossible to cooperate with China Aluminum. Even for iron ore, we will also cooperate with other companies."

Lituo’s iron ore is mainly in charge of branch offices in Australia. If it cooperates with BHP, then the two sides can be transported together, and there are many ways to save costs, such as some mine turnover equipment, You can use one set of emergency equipment.

In this way, both parties can save a lot of money. Don't think that these equipment are small money. Kirilenko has found someone to calculate. Just the iron ore cooperation on the Australian side, Lito and BHP can save nearly 100 One hundred million U.S. dollars!

Can you save so much money, why not cooperate? If they cooperate, the iron ore of the two parties can also be jointly sold, so that they can compete with the Boss Vale in the iron ore industry.

If one family can't handle you, the two can be combined.If it were not for the merger of the Polar Bear Mining Conglomerate into Polar Bear Mining Conglomerate, the scale of Polar Bear Mining Conglomerate would have increased significantly. Those EU institutions would definitely not watch it continue to grow its monopoly. Kirilenko also wants to continue to make BHP Let's buy it down.

If you have no money, you can issue additional stocks to raise funds. This is absolutely cost-effective/worthwhile, and it can achieve a monopoly!

"You want to cooperate with me. There are many people who want to cooperate with us. Why should I cooperate with you? Without you, would the Chinese market block my Feng Yu's business? As for funds, do you think I will be short?"

Zhao Cheng was stunned. Yes, why did the other party have to cooperate with them? People are the boss in the aluminum industry.

Chapter 1886: Helping Each Other

Zhao Cheng's mind was swiftly running, thinking about his own advantages that could impress Feng Yu.

Many cooperations between companies may have one condition at the core. Even if someone proposes more than a dozen good conditions, it is not as good as this one.

Zhao Cheng originally wanted China Aluminum to cooperate with Lituo Group. The market and channels in China are his biggest capital. Funds or something, but secondly, those big companies, who doesn't want to enter the Chinese market?

But these are not attractive to Feng Yu. China is blocking foreign companies, can it stop its own people? Feng Yu's status is much higher than that of his executive.

Zhao Cheng suddenly thought of what Feng Yu said just now, Feng Yu wants to acquire the Lituo Group, and their China Aluminum happens to be the largest shareholder of Lituo Group, and he is also the board member/director of the Board of Directors.

Zhao Cheng raised his head: "Feng Chairman, what if I sell the shares held by China Aluminum to you first?"

Feng Yu smiled, Zhao Cheng finally understood. That's right, Feng Yu wants this promise.

Don't buy the shares of other shareholders at that time, but China Aluminum will not sell it. Feng Yu is nothing. Kirilenko will have an idea if he can.The acquisition and then the establishment of a joint venture Corporation is beneficial to both parties, and Kirilenko will not oppose it. This is completely different from direct shareholding.

Zhao Cheng doesn't worry that Feng Yu will lie to him. Feng Yu still cherishes his reputation. The gains do not make up for the losses.

"Dong Zhao, the conditions are good, but not enough."

not enough? Zhao Cheng is considered to be blinded this time. This is the best condition he can think of. What other conditions can impress Feng Yu?

Could it be that it made concessions on the joint venture Corporation? He dare not agree to this.

According to the requirements of China at this time, the joint venture Corporation is fine, but some important industry joint ventures must not be controlled by foreign parties.

This aluminum industry is also considered an important industry. Although Feng Yu owns shares in Polar Bear Mining Conglomerate, after all, this Polar Bear Mining Conglomerate is a subsidiary of Polar Bear Group Corporation. Feng Yu also holds shares indirectly through Wind & Rain Holding Company. & Rain Holding Company Group, the registered place is also overseas.

Therefore, the minimum requirement is that China Aluminum holds 50% of the shares. Neither of the two parties has the final say. Everything must be discussed. If the joint venture Corporation is registered in China, then China Aluminum has the home field advantage and still has the upper hand.If Feng Yu asked for a concession on the shares, even if it was one percent, Zhao Cheng would not be able to agree. He agreed, and the upper head would also stop, and then his ass would move.

Even if the cooperation is unsuccessful, he will at most affect his promotion, but if he talks about an idiotic condition, he will at least be demoted, and may even be characterized as malfeasance. He doesn't lack a string in his head, so he can make that kind of silly × decision?

"Feng Chairman, what do you have, just say it." He didn't want to continue guessing. In such a short period of time, he didn't even have a negotiator, so where could he guess so accurately.

If Feng Yu agreed to some other conditions, wouldn't their China Aluminum lose?

"I want you to help with the Board of Directors of Lituo Group, to encourage more board members/directors to facilitate our wholly-owned acquisition."

Zhao Cheng frowned. Why, Feng Yu is not sure about this acquisition?

It is rumored that Feng Yu is not very rich, or is he teaming up with the second richest man in the world, are they insufficient funds? Or is it that they don't want to spend too much money and want to buy at a very favorable price?

Of course, Zhao Cheng also knows that BHP Billiton has always wanted to annex Lituo Group. One party has already made a price. If your conditions are low, why should Lituo Group agree to it?Although China Aluminum is the largest shareholder, it only accounts for 9%. The Board of Directors has only one seat. To say that there is still a little influence, it is not big at all.

"Feng Chairman, I don't know what the conditions are for you to acquire Lituo Group, how much do you plan to spend?"

Because Lituo Group is listed on three markets, it cannot be measured by the stock price of one market. However, they also have a psychological price for the true value of Lituo Group. As long as Feng Yu can make a price higher than this, there will be talks.

The premise must not be the acquisition of financial leverage. If that can be agreed, Lituo Group has long been merged into BHP.

"I can't give you an answer for the time being. My people are still measuring the true value of Lituo Group, and they can only decide after the results come out. And this time we also plan to hire a middleman, Rothschild Family.

It's them?

Zhao Cheng is also familiar with the Rothschild Family, because China Aluminum became a shareholder of Lituo Group through Rothschild Family, which also gave the other side a lot of commissions.

It can be said that the Rothschild Family is deeply rooted in Europe, and it is also developing towards Asia at this time. There are many mergers and acquisitions facilitated by their family and their reputation is very high.If Feng Yu also invited Rothschild Family, then the possibility of this acquisition is very high. Rothschild Family never accepts uncertain business.

The higher the success rate, the more companies will come to Rothschild Family, and the more commissions they can ask for. The success rate is very low. Who wants to find you?

Just like the Fund Corporation, not only the overall rate of return must be looked at, but also the contract profit and loss ratio. If your Corporation's overall rate of return is 20%, which is considered to be ahead of its peers, but only half of the contract is profitable, then most people really dare not invest in this Corporation. Who knows whether it is profit or loss.

Everyone invests, don't they hope to make money? Even if it is less profitable, it is better than possible loss.

Feng Yu also talked to the Rothschild Family. The negotiation was completed. The commission is higher. He can accept it, but the negotiation cannot be achieved. The commission is not at all. The Rothschild Family is still considering it and did not give Feng Yu a reply, but Feng Yu thinks that the other party will agree, just considering how much money should be charged.

"Feng Chairman, if you have invited Rothschild Family, then I have great confidence in your acquisition of Lituo Group. You can rest assured, I will definitely cooperate with Rothschild Family and try my best to convince more board members/directors to let They agree to sell all the Company to you."
"Then you succeeded in the acquisition, can you agree to cooperate with China Aluminum Corporation and set up a joint venture Corporation in the aluminum industry. Both parties hold half of the shares, and the matter is discussed?"

Feng Yu solemnly said: "If I successfully acquire Lituo Group, the establishment of a joint venture Company will be absolutely no problem, and it will definitely not make China Aluminum suffer a loss. The executives of the joint venture Company will be divided into half. You will be the Chairman, and we will appoint the CEO. , Is this promise enough?"

Chairman, I will serve? Zhao Cheng is overjoyed, this promise is enough, too much!

Feng Yu's meaning is obvious, you help me first, and then I will help you, you don't take advantage of me, and I won't let you suffer.

Chapter 1887: One Percent

Feng Yu and Zhao Cheng talked for a long time in the small dining room that day. It is said that Zhao Cheng was jogging all the way when he left, which seemed to be extremely excited. It’s just that everyone doesn’t understand, why does his mouth hiss when he runs haha?

Feng Yu returned to the office/bureau with a smile on his face. With Zhao Cheng's help, it would be easier for things to succeed. It's just that it's been a long time, and Rothschild Family hasn't replied yet.

Feng Yu is not in a hurry, Kirilenko is in a hurry. BHP has not given up, even BHP has proposed a new acquisition plan, which is to acquire all the iron ore and related industries under Lituo Group. What kind of aluminum industry you have left for you, We don’t want other copper mines, gold mines or anything, but iron mines.

As long as the iron ore industry of Lituo Group is annexed, BHP will be able to truly compete with Vale in the iron ore industry. Everyone has similar reserves and mining volumes.

As for aluminum, copper, gold, and so on, they are not the main industries that must be trusted, and they do not have any advantages. If Lituo Group is willing to sell, of course they are also willing to buy.

At least in terms of transportation and mining, it can integrate resources and increase profits. Moreover, the aluminum industry is still the world's largest, and their right to speak in the entire mining industry will greatly increase, and they will become the absolute largest mining group in the world!All Vale, all polar bears, will be left behind by them.

For iron ore and its related industries, BHP is also willing to spend US$60 billion in acquisitions. If it includes other businesses besides aluminum, they are even willing to spend US$100 billion in acquisitions, and the price can still be discussed .

Of course, they still can't get the one hundred billion dollars. They also need to use financial leverage to acquire them, or directly exchange BHP stocks for Lituo Group's stocks. They can also get enough of the additional funds raised.

In this way, Lituo Group is only left with the aluminum industry, which is still the industry Boss. On the one hand, the franchise can also promote their technological progress in this area. Everyone is a win-win situation.

Even Lituo Group can also have the money to acquire other aluminum mining companies to consolidate its position as the boss of the aluminum industry. Isn't that good?

BHP Billiton prepared with multiple hands and proposed several acquisition plans. It is said that Chairman Skinner of Lituo Group has told all the board members/directors on the Board of Directors for everyone to consider before making a decision.Skinner originally opposed the acquisition of BHP and also considered his status. He has no shortage of money, a little more or a little less. BHP will not buy at a premium. Lituo Group can also make a lot of money for him every year, but after Lituo Group is acquired, he even has a position of deputy chairman and CEO. No, how can this work?

Their Lituo Group is similar to BHP Group. Can I be the Chairman of this group, but can't even be a CEO in your group? Only an ordinary board member/director, he absolutely disagrees.

And now if you sell part of the business to BHP, you will not only get a lot of money, but also a lot of shares in BHP. They can still retain the Lituo Group, and his status will not change. Perhaps it can also serve as a board member/director in BHP.

In this way, after they retain the aluminum industry, and then cooperate with China Aluminum, the aluminum industry of the United States is not a worry at all. In the future, they must have the final say.

Boss and the third child are teaming up, can the second child jump? As for the rest, they are not afraid to add it together, let alone who can bring the remaining aluminum industry colleagues together?

Kirilenko now hates BHP and even secretly vowed that after Polar Bear Mining Conglomerate successfully acquired Lituo Group, he must step on BHP and make TM you fight with Lao Tzu. !If you don’t know that frequent contact with Rothschild Family will make the other party daylight robbery, Kirilenko can’t wait to call three times a day, you said to think about it, how long have you been thinking about it?

Don’t harass the Rothschild Family. Kirilenko calls Feng Yu every day, telling me how many shares of Lituo Group have been acquired on the stockmarket, and what actions Lituo Group has done recently, saying that BHP is there. What new plans have been proposed and so on.

Feng Yu knows that Kirilenko attaches great importance to this. Such a large investment is something that any person, even any country, should pay attention to.

Kirilenko also loves his motherland very much. The successful acquisition will not only greatly help China, but also Russia.

Russia itself is a major exporter of mineral resources, and many minerals are ranked in the forefront of the world. With a top mining group that can even affect the entire industry, Russia can also get a lot of benefits.

Although Kirilenko's father has already retired, his elder brother is still in his prime. The exchange of interests can push his eldest brother up a bit, so that their family's position in Russia can be more stable.

With the solid backing of the country, Kirilenko can do more business. These are complement one another.He is not the only mining tycoon in Russia. There are several on the "Forbes" list. In 2007, there was even one who rushed to a dozen or so, of course, it was also promoted by the stock price of the listed Corporation.

Now that ranking has fallen to about a hundred, Kirilenko has directly rushed to the second place in the world. Excluding Feng Yu, he is the richest man in the world!

The status of mining tycoons and technology tycoons in Russia is not low. If Kirilenko wants to maintain his aloofness, he must make his power even further.

Otherwise, the profit of minerals is not as good as financial investment. Why is he so enthusiastic?

Xiao Nian is coming. Feng Yu is playing mahjong with his family. Li Na came over with his mobile phone: "Feng Yu, Kirilenko is looking for you."

Feng Yu asked Li Na to play for him and walked aside to answer the phone: "Brother Ki, are you planning to come to me for the New Year?"

Feng Yu once invited Kirilenko to come to China this year to spend the New Year with them and experience China's traditional culture. Kirilenko said that depending on the schedule, Feng Yu thought he had decided to call.

"Ah? Feng, is it China's New Year already? My assistant didn't remind me! " Kirilenko was a little dissatisfied. What happened to that assistant, whether he wanted to do it, couldn't remember such small things."Haha, no, today is a small year. The New Year is a week later. This is also a traditional custom in China. It is approaching the New Year and can be celebrated every day. You call, is there something else?"

"Feng, there is a very important thing. The Rothschild Family agreed to be our intermediary, but the conditions they put forward were too high."

It was negotiated that the commission was increased, and it was impossible to negotiate a penny. This kind of agreement is not a special case. The Rothschild Family promised it is normal. Just listening to Brother Ki's tone, the commission required by the other party is very high. ?

"How much commission do they want?"

"One percent! "

Chapter 1888: Words Exceede 5100

One percent!

It sounds like this commission is not high. Many real estate agencies still charge 2% or 3%. The agents of artists and athletes take more money, and some earn more than artists.

However, depending on how much return this can bring back to the broker, and the more profitable, the commission ratio will naturally be low. The commission rate will be higher if you earn less, so will the broker's own interests be guaranteed?

If you earn 100 million a year, I draw 2%, or 2 million, you only have 10 million a year, and I draw 10%, which is only 1 million. Normally, the higher the total amount, the higher the percentage. low.

And this time, Kirilenko felt unacceptable at 1%.

Although the stock price of Lituo Group has fallen, and the market value is only more than 100 billion US dollars, but the real value is almost 150 billion US dollars. One 100 billion US dollars wanting to acquire is definitely be carried away by one's wishful thinking.

Even if the turnover is 150 billion U.S. dollars, then one percent is...1.5 billion U.S. dollars!

A middleman who didn't pay a penny and then took away 1.5 billion US dollars for nothing. How could Kirilenko not feel distressed, and the world's second richest man couldn't just watch 1.5 billion US dollars give out.

Although I said not in vain, I gave too much. The CAA person who acted as an intermediary for Sony at the time charged US$40 million and shocked the industry.Although it was still very early at that time, at this time, based on inflation and other calculations, it cost almost 100 million US dollars.

But is one billion U.S. dollars comparable to 1.5 billion U.S. dollars? It's fifteen times worse!

1.5 billion US dollars is definitely the commission of no one before and no one after, making this history does not seem to be something to be proud of.

Some people think that Rothschild Family may have to collect a lot of information and then participate in negotiations in order to make it happen. They must organize a large team and spend a lot of money.

But the money was paid by Polar Bear Mining Conglomerate. All related expenses of the Rothschild Family during the negotiation period were paid extra. These 1.5 billion US dollars were their final net profit.

In fact, they may actually make more than this number. It is common to acquire a profitable company at a premium.

Otherwise, my Corporation can make profits every year, so why would I sell it to you at a fair price?

For example, if you have a restaurant valued at 3 million and the net profit(s) is around 300,000 a year, then the other party wants to buy at least 3.5 million, or even 4 million, 3 million unless It is to spend money in a hurry, otherwise no one will sell it.

Lituo Group does not need money urgently. Isn't China Aluminum intending to cooperate with them, buying their bonds, forming a joint venture Corporation or something."Feng, they want too much. It's like grabbing money. Let's change another house. How about Goldman Sachs. They also have a lot of influence in Europe, or Citi, HSBC, etc."

Kirilenko felt that the Rothschild Family was a bit daylight robbery. He clearly knew that the two of them had made a lot of money in the crude oil futures trading, and then they wanted to take a look.

Maybe the Rothschild Family doesn’t know how much they made, but now the two are going to partner to swallow the world’s top mining group with a real value of US$150 billion, and it’s a cash acquisition, so how much money the two have made this time ?

Although they may ask Polar Bear Mining Conglomerate to raise stocks and raise funds, how much can be raised, 30 billion U.S. dollars, right?

Even if the two took a step back and only controlled Lituo Group, that would cost 70 or 80 billion US dollars. At least two people have to prepare forty to fifty billion US dollars in cash, and the two earning is definitely not a small amount this time.

Although Feng Yu did not announce how much the assets of his two consulting corporations have increased this time, Kirilenko announced, and therefore ranked second in the "Forbes" global rich list, still lagging behind Feng Yu.According to their analysis, Kirilenko is obviously not good at investing in finance. This time it must be led by Feng Yu. Then Feng Yu must also invest more than Kirilenko, and the profits should be higher. .

Although it is said that Feng Yu was stirring up the wind and the rain on the US Stockmarket and did not mobilize funds less, they did not have any contact with Feng Yu, knowing that Feng Yu is the one who determines the direction of their capital investment, and Feng Yu earned It must be more than Kirilenko.

Kirilenko's assets can increase so much, Feng Yu's assets will definitely increase even more.

Didn’t find out that a few days ago, Feng Yu bought the western commercial bank in London. It is said to have spent eight One billion pounds. After all the formalities are approved, Feng Yu also announced that it will continue to invest about 10 billion US dollars to turn its losses Surplus.

Although the eight One billion pounds have not been spent yet, they have been sealed up on the account. Feng Yu is going to make a big move. They found that Feng Yu doesn't seem to like the company's listing. Like many of their old European families, they don't like asset disclosure.

Otherwise, according to the general company's development model, Polar Bear Mining Conglomerate should have been listed long ago. There are also Polar Bear Supermarket Group, Taihua Supermarket Group and so on. Shouldn't these all be listed to raise funds for development?If Polar Bear Mining Conglomerate also has no plans to raise shares this time, then it means that Feng Yu and Kirilenko can get at least $80 billion in cash, which is terrifying!

Kirilenko felt that they showed up and showed the posture of being determined to win, which gave Rothschild Family the courage to ask for high commissions. Everyone has cooperated several times. Kirilenko even cooperated with Rothschild Family. Some people cooperate with other businesses, and this family is too careless!

One percent, how could they say so embarrassingly!

Kirilenko thought that the opponent would also cost about two to four thousandths, but five out of a thousand he thought it was a bit too high, but now the other party is directly asking for 1%, which is double his psychological price. More than doubled, of course he was anxious.

After spending several hundred million dollars, he can put another layer of purple gold on all the buildings of his manor!

"Brother Ki, you told them, are we going to be wholly owned by Lituo Group?"

"What I'm talking about is that it can be fully owned as much as possible. If it doesn't work, it is fine to guarantee more than 50% of the equity.

"Go talk to the Rothschild Family again and tell them that we must wholly own this company, and that China Aluminum holds 9% of the shares. I have already negotiated. We have also acquired more than 7% on the stockmarket. Of the stocks, let them re-quote."
"If it's just holding, what are we doing so hard? After we succeeded in holding, everyone can see that the company's stock price will rise and profits will rise. The next series of actions will enable the Corporation to make more money. , Will those shareholders still sell their shares?"

"If you want to buy, just buy it all. Those managements can only enjoy some dividend rights for the time being. Only by looking at their performance can they decide whether to award stocks."

"If the Rothschild Family still wants one percent, then contact other people." The commission is also higher than Feng Yu's psychological price, and he is also reluctant.

Chapter 1889: Conditions Negotiated

Kirilenko also understood that the taste is coming. It seems that the Rothschild Family feels that they have acquired fewer shares, so the high commission is required. Even Kirilenko suspects that Rothschild Family even considers the shares of China Aluminum. Inside.

Dare to be an intermediary between company mergers and acquisitions, how can Rothschild Family not have some excellent skills? Regardless of the fact that their bank has a market value of only 10 billion euros, but they are all elites, and their profit margins are far from comparable to other banks.

What's more, who knows how much money their family has, many of the money in overseas bank accounts, no one knows. Their connections alone are not measurable by 10 billion euros.

Since they dare to accept this business, the Rothschild Family is confident to make it happen, but it may take a lot of talking and need to lobby in multiple organizations.

Otherwise, even if the Lituo Group agrees to sell, but the European Union, Australia, Canada and other countries do not approve it, the business is not going to be bad.

Although it is impossible to talk about them and they have no monetary loss, they do not cover compensation, but the loss of reputation is not small. The reputation of these ancient families is often more important than visible money.It is said that businessmen in Western countries value the spirit of contract and follow the contract for everything, but in fact, they are sometimes similar to some old habits in China, that is, verbal agreements are the same.

How to make others believe you depends on your reputation. It is also considered as the credit rating mainly promoted by Western countries. It is called a promise worth one thousand in gold in China.

Feng Yu told his subordinates that at any time, what you promised must be done, otherwise, don't rush to promise. Even if it is a loss, if you agree to do it, of course you will not really lose. Buying horse bones and improving your reputation can also bring many invisible benefits.

Feng Yu does not easily agree to something, but as long as he agrees, he will try his best to do it. Businessmen value credibility the most.

Kirilenko went to interview with the Rothschild Family personally again, brought out the requirements of Polar Bear Mining Conglomerate, and also said about the advantages here, and then asked Rothschild Family to re-quote the final commission price.

After learning that Feng Yu had secured more than ten percent of the shares, and they could guarantee that it was a cash acquisition, the Rothschild Family also re-evaluated the merger negotiations.

Kirilenko once again brought people to bargain, and also said that there are no candidates. Rothschild is very good, but it is not irreplaceable.After waiting for a day, the Rothschild Family finally gave Kirilenko five hundred million euros. They are confident that Polar Bear Mining Conglomerate will acquire more than two-thirds of Lituo Group. As for the rest, it is very simple.

After you have absolute controlling interest, you can do it yourself. For example, let Lituo Group delist, or change to Polar Bear Mining Conglomerate's stock, or directly initiate a mandatory acquisition. There are many ways to do it without their Rothschild Family coming forward.

Of course, if they let Polar Bear Mining Conglomerate acquire more than 90% of Lituo Group’s shares, they should also get a bonus. If it is 100%, the bonus is higher. The specific conversion is very complicated, but at most, Polar Bear Mining Conglomerate also only needs to pay less than 800 million euros.

Although the exchange rate of the euro is higher than the dollar at this time, it is not much higher. This is much lower than the price of 1.5 billion US dollars, but it is also a historically high price.

The agreement between the two parties was signed in secret and the details will not be disclosed. No one knows how much Polar Bear Mining Conglomerate finally paid for this.

The Rothschild Family has no plans to announce it immediately. After the talks are concluded, it is good to advertise that they acted as an intermediary, so that they can receive more such businesses in the future and make more money.They actually have an invisible benefit, that is, they can have an in-depth understanding of these industries. In order to facilitate Polar Bear Mining Conglomerate’s acquisition of Lituo Group, it is always necessary to understand the mining industry, and at the same time deepen their understanding of the two companies. If any investment involves this aspect in the future, they can also do it more accurately. Out of judgment.

It's very simple. For example, if they want to speculate in steel futures or aluminum futures, they can buy up. Feng Yu and Kirilenko set up such a large stall, and certainly not let these main products fall in price.

Just in accordance with the contract, they cannot buy or sell related stocks until the acquisition is successful, otherwise, with this news, their Rothschild Family can make a lot of money.

Polar Bear Mining Conglomerate wants to acquire Lituo Group, the world's richest man and the world's second-richest man join forces, then Lituo Group's stock will certainly continue to rise.

Some time ago, Lituo Group's stock price rose a lot, and then slowly fell back. If this news comes out, then a 20% increase is not excessive, and even 30% is possible.

If financial leverage is used, the profit margin that can be obtained will be higher.Rothschild Family not only cannot speculate on Lituo Group's stock at this time, but also guarantees that Lituo Group's stock will not rise sharply and that Polar Bear Mining Conglomerate can be purchased at the lowest price.

There is also a line for this. Below this price, Rothschild Family can also get an additional commission reward.

Speaking of it, Rothschild Family wants to make this money, it is not too easy, there are many things to do. In particular, it is the most important for this company to successfully pass the approval of which organization for the acquisition.

If things are simple, they would not dare to ask for so much commission.

At this time, all the approval procedures for the British bank acquired by Feng Yu were passed, and the speed was very fast. The British side is also waiting to get the money. Their Government is the major shareholder of that bank.

Feng Yu transferred the money and sent Wu Zhigang as a representative to sign the agreement and formally put the bank in the bag. Fortunately, at this time, the largest number of financial talents in the world are those who are spared at home. Feng Yu arranged for some adjustments.

If you retire, you should be dismissed, and if you need to re-sign the contract, you should re-sign the contract. Many dismissals are actually very simple. You work in London. The Corporation now sends you to New York, not? Resign if you don't go.Feng Yu's new acquisition of this bank, certain people must make adjustments to prevent these people from doing things Feng Yu didn't know about him behind their backs, just like ancient officials could not serve in their hometown. The U.S. also needs to supplement talents, and these adjustments are also the usual method/trick of many Corporations.

When I received Kirilenko's call again, it was New Year's Eve. Feng Yu went to the airport in person, and Brother Ki really came to Beijing to celebrate the Chinese New Year!

Chapter 1890: Lion Head

"Feng, don't I remember that there are not many people in Beijing? Why do you feel that there are fewer cars and fewer people on the road today? Is there a problem in your country?" Kirilenko asked cautious and solemn.

Feng Yu glanced at Kirilenko: "Are you reading the foreign media newspapers? The shops are closed, the factories are closed, the pedestrians are scarce, and the gunsmoke is filled, right?"

"Are there people in your country who are willing to work during the holidays? As for why there are fewer people in Beijing, because there are already many people working outside the city. On the most important festival in China, they naturally return to their hometowns. , Reunite with family."

The previous generation/life is like this in the capital city, the more the Chinese New Year, the fewer people. After the seventh lunar day, there will be more and more people, and after the fifteenth, it is almost the same as usual.

Kirilenko suddenly realized that in Russia, or in other countries in Europe and the United States, it is common for parents to live in their hometown to work in big cities.

Bang~

Kirilenko was shocked. Isn't China banned~gun country? How is this going?Feng Yu said calmly: "Brother Ki, that is called Hongtianlei. It is a big firecracker. Don't worry, bad guys don't go to work on this kind of festival. We like to set off firecrackers on festivals. This is traditional. According to the custom, gunpowder was first used to make firecrackers in our country, and then to make fireworks, which was a celebratory thing. As a result, in the West, it became a thing for war."

Seeing Kirilenko was taken aback by firecrackers, Feng Yu also felt very funny. When he was hunting, wasn't it fierce?

When he arrived at Feng Yu's house, Kirilenko took gifts from the car. Gifts are also very popular in Russia, not to mention this is the most important holiday in China.

Feng Yu's family welcomed Kirilenko's arrival. They have met several times and are no strangers. They also know that this is Feng Yu's most important business partner.

Seeing Feng Yu's two children, Kirilenko immediately smiled: "Come on, the godfather will give you money (years)."

Kirilenko is the godfather of Feng Yu's two children, which is much higher in the West than China's godfather. The godfather is one of the guardians recognized by the law.

The two little guys were picked up by Kirilenko one by one. Feng Yu felt very heavy while holding them, but Kirilenko had no pressure.Feng Yu found out that Kirilenko was very much liked by two little guys, which made his father a little tasteful.

Didn’t I just bring some toys, didn’t I buy them?

But watching Kirilenko having fun with the two little guys, this surprised Feng Yu a bit. I didn't expect Brother Ki to have such a gentle side.

Seeing that Kirilenko was liked by two little guys, it made Feng Yu's parents, father-in-law and mother-in-law look at Kirilenko more pleasing to the eyes.

But at the same time he stared at Feng Yu, to see how people think of the child, and then to you! Actually put the child on the back of the local tyrant to play, I don't know the old saying, riding a dog diaper!

"Feng, I heard that you have a traditional custom in China, called a baby kiss. You think my son and your daughter are about the same age. Should we order a baby kiss?"

I wiped it, who told Brother Ki, he knew it?

In fact, it is not only China, but also in Europe. The marriages of some ancient families were also decided since childhood.

Marriage can strengthen the relationship between two families and serve as a bond. However, Feng Yu was disdain as beneath contempt on this, the relationship between the two families, the most fundamental is interest.In the face of absolute interests, will the two families change because of a girl? Just like the princess in ancient times married to a country, are there still few cases of war between the two countries at this time?

"Brother Ki, it's the old calendar, uh~~ it's the old calendar, the old system, no one does it now. What we China here is about the freedom of marriage, I will not interfere with the children's choice.

"Furthermore, the two children have never seen each other. It is not good to decide now. If the children really like each other in the future, we can talk about it."

TM is afraid that your son is just like you, a playboy, so why should my daughter marry him?

Feng Yu is also the godfather of Kirilenko's son, but I don't see that little guy very often. Feng Yu felt that Kirilenko’s family education had a problem, and that child was too mature ~ familiar.

The elite education in Europe is like this. It gives the family the best resources, a little older, and teaches by words and example. Every child cultivates an aristocratic fan, who looks polite.

But in fact, children raised by these families are prone to rebellious emotions under high pressure. It won't show up on the surface, there are too many messy things secretly.Feng Yu doesn't know what Kirilenko's son will become, even if it is not a playboy, who is like a robot, Feng Yu doesn't like it.

The son of Kirilenko, Feng Yu felt as if he was trained according to the emperor~the prince!

You said that the kid will inherit Kirilenko's family business in the future, or he will be a businessman. What use are you doing with those noble fans? The child knows how to be polite, and knows what must not be done.

Feng Yu didn't agree, making Kirilenko a little embarrassed, but this did not affect the relationship between the two.

After firing the cannon and when it was time to eat, Kirilenko was happy and looked at Feng Yu contemptuously. Take a look at your father and your wife's father. People drink white wine, so you got a beer.

"Brother Ki, this roll is fried with bean paste wrapped in flour."

Kirilenko still likes fried things. It's just that his chopsticks were not so good, and it was picked up and dropped, making the two children laugh at it, but he didn't care.

"This is called braised lion head."

Kirilenko's eyes shined, and the lion's head. He really hasn't eaten this. Is there a lion in China? Even if there is, hunting is illegal, right?

But don't care about him, eat first.After a little bit of it, Kirilenko frowned. Why does this lion head look like a big ball, and the meat inside tastes like pork?

The meat on the lion’s head tastes similar to pork?

"Hahaha, Brother Ki, this is pork meatballs, but the name is different. If you think about the starry sky in the UK, you might understand." Feng Yu explained Kirilenko's puzzled look and explained.

Kirilenko looked disappointed. Pork meatballs, what are they called lion heads, but they still taste good, um, let's have another one.

After eating, Kirilenko arrogantly wanted to play mahjong, more addicted than Chinese people like Feng Yu. They also didn't expect that this old Maozi would actually play China's mahjong, four of them sat at the table and started fighting happily.

Feng Yu's skills are average, but Feng Yu's father and father-in-law are both masters in this middle school. Kirilenko is happy today. It's hard to get Feng Yu here to accompany him to drink liquor, so he drinks a lot.

Today, Feng Yu, a guy with average skills, was able to kill the Quartet. Feng Yu suddenly felt that mahjong is also very interesting~~

Chapter 1891: Huaxia Chamber Of Commerce

Kirilenko is very happy at Feng Yu's house these days. Every day there are people who accompany him to drink and play mahjong with him. He also learns the gift ceremony in China, and he shouts good New Year when he sees everyone.

But he went back to Russia on the fourth grade, he missed his own child.

Feng Yu made an appointment with him to visit him in Moscow a few days later, to see what his teacher looks like now.

After the seventh day of the new year, there were obviously more people on the street, and the capital was restored to its former lively scene.

On the eighth day of the eighth day, Feng Yu received a call from Liu Chuanzhi, saying that the China chamber(s) of commerce was going to meet to discuss the issues of the domestic industry this year, and it was time for the president to change. I would like to invite Feng Yu to attend. .

The president of China chamber(s) of commerce is changed. If Feng Yu, the best businessman, is missing, it feels a bit nondescript.

This time, the chamber(s) of commerce will also be reported by "Wind & Rain Business Weekly", which can be regarded as helping his own industry. Feng Yu thought about it and decided to go again.

In fact, this chamber(s) of commerce has been established a long time ago. The first chairman is Zong Qingxian, and Liu Chuanzhi is the second chairman. Many people say that this China chamber(s) of commerce is the Taihua Holding Group get together.No way, the sub-Corporation executives of Taihua Holding Group are almost all members of the chamber(s) of commerce, and the total number occupies more than one-third. The two presidents are both executives of Taihua Holding Group. It's normal to think.

Feng Yu has always been named as the honorary president, but he has not participated in events a few times. This time the president is changed, Feng Yu also wants to see who can take the position this time.

Shi Dazhu? The network is good and the ability is good, but Feng Yu feels that his image is a bit worse.

Liu Yonghao? Asia's leading Boss in the feed industry is also the initiator of the Guangcai Business. He has good connections, but he seems to be a little younger.

Horse painting vine? They are also young, and there are Li Yanhong, Ding Lei, etc. who are similar to him. Their votes will be scattered, right?

Huang Guangyu was good at first, but it was a pity that he just went in, at least he couldn't get out in a short time. Although he was not expelled from China chamber(s) of commerce, don't even think about holding any positions.

Ma Yun? At this time, the coffee position is not enough. Although Alibaba is developing well, its scale and profitability are not good. At this time, it can only be regarded as good in China, and it is far from the previous generation/life status.

As for the other corporate executives under Taihua Holdings, they are not bad, but unfortunately they can't always be the people here. What do other members think?Feng Yu was suddenly surprised, shouldn't they choose me?

This doesn't work. Although the president does not have much work, he still has some work. Feng Yu's own Corporation is too lazy to manage it. How can it manage this chamber(s) of commerce?

Others may think that the chairman of this chamber(s) of commerce is an honor and a manifestation of status. But does Feng Yu need a manifestation of this status? He just felt that it was a kind of responsibility, too tired.

At that time, Feng Yu would rather go fishing and play basketball. He didn't have much desire for power. On the contrary, the more he delegated power, the more stable his position was. Everyone had some gratitude for him.

Feng Yu made up his mind. If Liu Chuanzhi nominates him, he directly refuses. No matter what others think, if it fails, Liu Chuanzhi will be re-elected.

This afternoon, Feng Yu drove to a club in Yanjiao. The chamber(s) of commerce did not choose to meet in those office buildings. They are a non-governmental mutual aid organization. Many people are also friends. Every meeting is a meeting, so I chose some places where I can relax. Last year It's in Bei~Daihe.

In the backyard of the clubhouse, there are many luxury cars parked, but most of them are of Song River brand, and many of them are customized models, which makes Feng Yu very satisfied.It seems that the concept of the Chinese people is slowly being reversed by him, making them realize that there are no good cars in China. Many luxury cars abroad are more meaningful than practical, and the added value of the brand is seriously high.

Feng Yu got off the car and a welcome girl in a cheongsam took Feng Yu upstairs after seeing Feng Yu's invitation.

There is a spacious hall on the second floor. It should have been a dance floor. The lights were not particularly bright at this time. Feng Yu couldn't see who was there, but it seemed that there were already a lot of people.

This chamber(s) of commerce has a total of less than one hundred people. At the beginning of its establishment, there were only a few thirty. Member introduction and guarantee are required for membership, and it is necessary to have certain influence in an industry.

Many people want to get in after sharpening their heads, sorry, not enough qualifications!

Feng Yu only introduced three people in, one is his brother-in-law Li Shiqiang, the Boss of Northern Logistics, and the Chairman of Wind & Rain Logistics; the other is the Boss of Southern Logistics, and the Boss Wang Wei of Shunfeng; and the other is Wu Zhigang and Feng Yu. Although the helms of several charitable foundations have not started their own businesses, no one can ignore their influence on the business community.

There are many others that Feng Yu would like to introduce, but they don’t need Feng Yu’s introduction. Others will come in first, such as Huang Fatzi.The Boss of Shenzhou Electronics also wanted to come in, but Liu Chuanzhi did not introduce him. Others were even more unfamiliar with him.

There are also many rich people who have emerged in recent years, who have been squeezed into China's rich list, but they are not members of the chamber(s) of commerce. This chamber(s) of commerce is not based on your personal wealth, but on your influence in the business world.

The influence is enough, even if you are a wage earner, such as Wu Zhigang, joining the club is easy. The influence is not enough, even if it is China's top 100 millionaires, you don't want to come in.

In addition, the members of this chamber(s) of commerce are mainly mainlanders. They only started accepting people from Hong Kong and Lisboa last year, otherwise Fu Guangzheng and Li Zekai would not want to join.

"Boss, you are here." As soon as Feng Yu sat down, Wu Zhigang hurried over.

"I'll come and have a look. How about, when will it start?"

Feng Yu is like the elders of the gangs in the movies. Although they are not the gang leader, every time the gang leader changes, the elders must testify and approve. Otherwise, he will feel a little bad name and bad words.

Of course, this also shows Feng Yu's detached status in China's business community. He is in his own position and others are divided into different positions.

"It's still half an hour, and some people are stuck in the road."

Feng Yu nodded. Although it is a high speed from Beijing to Yanjiao, there are occasional traffic jams. This is normal."By the way, this time Lao Liu will step down, so who does he plan to nominate as president?"

"Boss, you still do not plan to be? If this is the case, there is an alternative, one of the leaders of China's private commercial real estate industry, Wang Jianlin of the Wan Da Group."

Who? Pharaoh?

It seems that although history has gone wrong, Lao Wang is still developing very well.

Lao Wang is considered to be one of the most successful cases of debt acquisition in China. After acquiring a state-owned enterprise with debt, he carried out drastic reforms, abandoned some bloated institutions, and turned losses into profits, not to mention, the development is still so fast.

The Wanda model of previous generation/life is also world-famous. It is not only famous in China, but also researched by many foreign institutions.

However, Wanda's Company is not yet listed at this time, and its assets are not too much. It can be valued and nominated by Liu Chuanzhi. The ability is really outstanding.

"Where is he, call over and chat."

Chapter 1892: Lao Wang Wants To Buy Taihua Real Estate

Wang Jianlin is very excited today. This excites him even more than his successful debt acquisition of Wanda Group.

At the beginning, Wanda Group did not manage well. As one of the managers, he put forward many rectification suggestions, but unfortunately they were unable to implement them. So he registered a company himself, and then used the company to borrow money to successfully acquire Wanda Group, and it quickly developed to its current scale.

Of course, the Taihua consultation that financed him was also one's contributions cannot go unnoticed. At that time, it was not easy for him to get a loan.

However, even if the development of Wanda Group is very good, it is not as exciting as his nomination by Liu Chuanzhi as the third president of China chamber(s) of commerce.

That's the China chamber(s) of commerce, China's most powerful private business organization, which brings together the richest people on China's rich list, leaders in all walks of life, and even the world's richest man Feng Yu is among them.

The first two presidents are China's food and beverage leader Zong Qingxian, and the other is IT leader Liu Chuanzhi. And he can become the third president, what an honor it is.

This is also thanks to Feng Yu not interested in this position. If Feng Yu wants to be, even if Feng Yu is re-elected again and again, no one will say anything.The rules are not set by anyone. Even if someone else becomes the president, if they disagree with Feng Yu, will everyone listen to the president? Rather than being a puppet, it is better to fight for the position of a director.

Judging from the work experience of the previous two presidents, Feng Yu seems to be really not interested in the position of the president, and maybe he doesn't like it at all.

But as long as Feng Yu doesn't interfere, he, the third president, can sit firmly. To be the president, that is what a great award to him, showing that he is truly standing at the top of the Chinese business community.

Wang Jianlin was thinking about how to give a speech after he was elected, and he saw Wu Zhigang, vice president of Taihua Holdings, coming over.

"Wang Dong, Boss, please come over and talk a few words."

Boss? Which boss?

Wait a minute, could it be Wu Zhigang's Boss?

Who can be called the Boss by the first vice president of Taihua Holdings, the identity of that person is ready to appear at the call!

Wang Jianlin quickly stood up and followed Wu Zhigang to a corner.

This Chief Feng is really the same as the rumors. He doesn't like to show his face. At parties, he actually sits in the corner. Shouldn't his identity be sitting in the middle of the front row?

"Director Feng, hello, I am Wang Jianlin of Wanda Group."Feng Yu shook hands with Wang Jianlin: "Wang Dong is here, sit down, if you are not busy, what can we talk about?"

Although Feng Yu is a question, there is a meaning in his tone that cannot be rejected. Wang Jianlin nodded and said yes, this is his idol, or the idol of businessmen from all over the world, a myth in the business world!

"Wang Dong is a commercial real estate company, and we have a lot of cooperation with Taihua Supermarket Group and Taihua Land, right?"

Wang Jianlin nodded: "Yes, the commercial real estate that I developed are all located next to Taihua Supermarket, which is based on the strong brand effect of Taihua Supermarket. Many real estates are also jointly developed with Taihua Land."

"However, Taihua Land only produces office buildings and shopping malls. We also develop hotels, youth apartments, commercial and residential buildings, and ordinary residential buildings."

This is very similar to the previous generation/life model of Wanda, which is a combination of shopping malls, office buildings, and residential buildings in the city's sub-center or future development center.

Investing in shopping malls first, and then building commercial properties and residences. At the same time, housing is also a consumer group in the commercial area. Then use the money to develop office buildings. This reduces the risk of investment and also facilitates the return of funds. At this time, the real estate industry has many empty gloves. After the wolf’s method/trick is banned, they can still make very big projects with very little funds.

A big square, a city center!This is the same concept that Feng Yu proposed at the beginning, where Taihua supermarket is opened, and where is the business center is a concept, which makes a clear positioning for the value of the brand.

It is also because of the cooperation with Taihua Land, etc., that Wanda’s funds have become much more abundant, and China is now more prosperous than the previous generation/life, so that the development of Wanda Group is faster than the previous generation/life.

Previous generation/life Wanda can maintain a rapid growth of 30% every year, creating one business miracle after another. In this life, Wanda has maintained a rapid growth of 35% for five consecutive years, which is even more legendary than the previous generation/life.

However, the core of Wanda is actually the site selection, the city sub-center, or the future development center. These are the core secrets of an urban planning.

Of course, many are public, but many are private. Wanda can learn about this and how much work has been done, which is not enough for outsiders.

The rest is like selling and renting. Through the sale of residential buildings, this part of the profits can be used to fill their operations such as shopping malls, office buildings and hotels. This can be regarded as Wanda's original business model, and there is no similar business model in the world.They use shopping malls and hotels to increase the price of the whole land, and then their residential buildings can be sold more expensive. In turn, the better the residential sales, the more potential consumption of their shopping malls, hotels, office buildings, etc. In addition, increase the price and rent of this piece.

Another important aspect of Wanda’s initial development is that they are cheaper to obtain land.

Of course, this is calculated relative to their selling price. Wanda’s land area accounts for the overall investment ratio of the project, which is the lowest among all large-scale real estate corporations in China.

And when they take it, this piece of land will be quickly planned for commercial development. At that time, they even just made a plan, this piece of land can be doubled. Once they have completed the development, the price of the adjacent land will be Can be doubled.

Wanda has grasped the psychology of the local government, that is, the local government hopes to introduce high-end hotels, shopping malls, office buildings, etc., to enhance the overall image of the city, and to ensure that their planned regional center can really become a center.

In addition, Wanda's properties can also provide employment opportunities for the city, as well as a steady flow of taxation. These are places where the incumbent can be moved.

Wanda is not an ordinary real estate, but an urban complex developed. This is Wanda's most successful selling point. Cities everywhere are proud of introducing Wanda Plaza.In this way, the local government also advertised for Wanda Group for free, defining them as China's first high-end urban complex.

"Dong Wang, your business philosophy is very interesting, innovative, synergy effect is very good, the operating system is very good, and the competitive advantage is obvious. If you still need investment, you can go to Taihua for consultation. Tell Lao Sun, I If you agree, you can make appropriate concessions."

Wang Jianlin is overjoyed: "Thank you Director Feng. Actually, I really have an idea. I think Taihua Holdings doesn't pay much attention to the development of Taihua Land, but this Company can complement our Wanda Group. If possible, Can Taihua Land be sold to me?"

I wiped it, Feng Yu has always swallowed someone else’s Corporation. For the first time someone told him that he wanted to buy his property!

This Wang Jianlin is so courageous!

Chapter 1893: Share Price

Taihua Land is the only real estate corporation under Taihua Holdings. It was originally the property management corporation of Taihua Supermarket Group, the real estate corporation of Bing City Pharmaceutical Group, and the real estate corporation of Bing City Machinery Manufacturing Group, which merged with many corporations. Now it is a wholly-owned subsidiary corporation of Taihua Holding Group.

At the beginning, many state-owned enterprises in China had real estate development corporations under them, which was to relocate the old factories and then develop and sell them to make money. At that time, many state-owned enterprises were not doing well in their main business. They always looked for money-making companies. Can the factory workers weather the storm?

Later, Feng Yu looked at their own battles. There was no scale and the improvement of strength was slow. Just when Taihua Supermarket Group was expanding, it needed the Real Estate Corporation, so it integrated and formed a large-scale real estate Corporation.

Later, Taihua Supermarket Group expanded to a certain scale. The first- and second-tier cities have been basically occupied. Below the third-tier cities, it is not suitable to open a Taihua hypermarket. It is no problem to open a Taihua supermarket, so this business was sorted out separately and became Taihua Land.

As a result, Taihua Supermarket Group also has more sufficient funds, and Taihua Holding Group can also use Taihua Land to build new factories, office buildings and so on.But to be honest, Feng Yu has always paid little attention to this aspect. In this world, China does not regard real estate as a pillar industry, but uses urban infrastructure and transportation as its pillar industries. Real estate is only an auxiliary project.

Therefore, China's housing price increase in this world is not as fierce as the previous generation/life, and many bubbles have been avoided. However, because of China's overall high economic level, people's rigid demand for houses is still increasing, and urban shantytown renovations are also being vigorously promoted, resulting in the rapid increase in housing prices in good areas.

This also gives Wanda room for development, so that Wang Jianlin can become a leader in China's private real estate industry, even better than many central enterprises.

Taihua Land’s development is now average, ranking just tenth in the country, which is quite satisfactory to many people, but in Feng Yu’s view, the development is still not good, mainly because the managers in this area are average and courageous. smaller.

Other people's real estate corporations have good profits, and their annual turnover is growing rapidly. However, Taihua Land's development has been slower and slower, and the main profit has become the rent of office buildings and shopping malls. They have never built houses, and of course they have lost a large part of the market.

However, Taihua Land has many professional technical and management talents, sufficient machinery and equipment, and no liabilities, and the assets are still very high-quality.This is what Wanda lacks, so when it was developing, it had a lot of cooperation with Taihua Land.

Wang Jianlin saw that Taihua Land is not the main business of Taihua Holdings anyway, and its annual revenue is not high. Maybe Taihua Holdings really doesn't care about this business, so he bought it right.

If Wanda annexed Taihua Land and the reserved land owned by Taihua Land, after development, Wanda might become the world's number one urban complex developer and its property assets could rise to the world's number one!

No. 1 in China and No. 1 in the world, that sounds very different. This will also play a vital role in promoting the future listing of WanDa.

In fact, Wanda does not look at its large scale, but its debt ratio is extremely high. Although there is no risk of bankruptcy for the time being, the debt ratio is high and there are many constraints on the development of the group. Most of the money earned is used to pay off debts.

The interest on debt rolls over every year, and their pressure is also great. Stock offerings and listing, with capital, can reduce the debt ratio, reduce the company's operating risks, and increase the company's profits.

The more high-quality assets, the higher the stock price will be when stocks are raised. If the same number of stocks are issued, more funds can be raised, which is more cost-effective/worthwhile.Anyway, Wanda Group still has shares in Taihua Consulting. Isn’t that Taihua Consulting a subsidiary of Taihua Holding Group? It is not Feng Yu’s industry.

Feng Yu won't suffer by turning left and right. Wang Jianlin felt that his proposal was not abrupt.

Originally, he planned to talk to Liu Chuanzhi. Since he met Feng Yu today, it would be better to talk to Feng Yu. After all, Feng Yu is the real decision maker of Taihua Holdings today.

He saw Feng Yu's expression of thinking and his inner heart became even more excited. No objection, there is a show!

Feng Yu Niutou asked Wu Zhigang: "Gangzi, how many assets do we have in Taihua Land?"

"Counting our reserve land, as well as the property assets such as office buildings under our name, the value of which was estimated to be more than 49 billion RMB a year ago, now it is absolutely no problem to count 50 billion.

Wind & Rain Building, Taihua Building, etc. are also hung under Taihua Land. These Feng Yu are not intended for sale. The Wind & Rain building was sold to Wan Da Group, what's the matter?"The properties of office buildings are split up and a property asset management company is established. The remaining assets are measured by how much money can be sold to Wanda Group. Wang Dong, even if those properties are split, the remaining land, machinery, and personnel , Brands and other assets are also worth more than 30 billion RMB. Even if I sell 40 billion for takeout, people are rushing to buy it. How much do you plan to pay and do you have enough funds?"

Don't look at Wan Da's large plate, but the debt ratio is too high, 40 billion in cash, they absolutely can't get it out. Feng Yu meant that he wanted to exchange these assets for Wanda shares.

When Wang Jianlin heard Feng Yu's question, he immediately replied: "We Wanda is planning to raise stocks and go public. Judging from the brand of Wanda at this time, the stock raising will be very simple. There is absolutely no problem in raising 20 billion US dollars."

"Oh? Are you planning to go public? Over there in New York? The market over there doesn't seem to be very good."

Wanda’s statement at this time must be non-profit, so it is not possible to list in China, and it is also difficult for Hong Kong. It can only be listed in a market like Nasdaq.

China Why many companies choose to list on NASDAQ is because of the low gates over there. Of course, the company that went bankrupt and delisted from the Nasdaq has always been the most.But at this time the impact of the economic crisis caused by the financial crisis in the United States has not passed. The stockmarket in the United States is still at a low point and there is no sign of raising its head. At this time, it is not a good choice to list there.

If the market is not good, there will be fewer investors. At this time, when stocks are listed, the issue price is difficult to set high. The amount of funds that can be raised for the same number of shares will definitely be much less. At this time, listing will be a loss.

Of course, if some companies have to go public, they will also choose to go public at this time. Feng Yu thinks Wan Da has not yet reached this time.

"What does Director Feng mean, want to use this part of the assets as a share of Wanda?"

Wang Jianlin frowned. Wanda has gone through a round of private financing. Among them, Taihua Consulting is also Wanda’s Dongzhi One. If Taihua Land is allowed to buy shares this time, Wanda’s absolute controlling interest may not necessarily be in his hands. Inside.

At this time, he had to consider the pros and cons.

Chapter 1894: Wanda Is Still Up To You

At this time, Wanda's scale is close to 150 billion RMB. If Taihua Land's assets are valued as shares, even if it is less, it will account for more than 15% of the total equity.

Of course, even if Taihua holding 20% of the shares this time, plus Taihua Consulting’s initial investment holdings, it will not threaten Wang Jianlin’s holding position.

At this time, Wang Jianlin himself only holds 5% of the midnight shares of Wanda Group, which is still his original reward equity as a manager.

In addition, Taihua Consulting holds 20%, and all the remaining shares are held by Wang Jianlin's own Hexing Investment Corporation, and Wang Jianlin holds 100% of Hexing!

It was with Taihua Consulting’s initial investment that Wang Jianlin’s Wanda Group developed so rapidly. If it were the same as the previous generation/life, the development speed would definitely not be so fast.

But Wang Jianlin's investment is divided into several pieces, Hexing Investment, Wanda Group, Wanda Commercial Real Estate, Wanda Pictures, Wanda Investment, Wanda Culture and so on.

It can be said that the Wanda Group alone does not represent Wang Jianlin’s assets. This Wanda Group is equivalent to a holding group that controls the other subsidiaries underneath. Hexing Investment is what he used to privatize the Wanda Group. tool.Of course, this Hexing Investment has now become a tool for making contributions to the hometown. The registered place is Liangang, the birthplace of Wanda, so the annual tax payment is naturally handed over to Liangang.

Wang Jianlin has already kicked out all other shareholders of Wanda Group, and only Taihua Consulting is the only one left. Of course, the method/trick that he kicked out was not to buy with money, but to replace those shareholders with equity in Wanda Commercial Real Estate, equity in Wanda Pictures and so on.

In fact, Wang Jianlin wanted Wanda Group to become his personal holding Corporation, and none of his family members held shares of Wanda Group at this time.

This time, if Taihua Land is merged into Wanda Group, Taihua Holdings will indirectly hold more than one-third of Wanda Group's equity.

Of course, this does not shake Wang Jianlin's control over Wanda Group, he is still the controlling party. But it is not the absolute controlling party, and many things cannot be decided by one person.

"Director Feng, do you think this will work. I learned about Wanda Group from you. As a holding Corporation, I will never let Wanda Group go public."

"What I plan to go public is Wanda Commercial Real Estate, as well as my Wanda Films. This Wanda Films may also be split into theaters and film production and distribution Corporation."
"I know that Taihua Holding Group has also invested in theaters. It is currently the largest in China. We are only the second in China. But together, we can occupy nearly half of the domestic market. And we are also developing overseas and intend to expand. The scale of our theater."

"So can you discuss whether you can use Wanda Pictures, or the split Wanda Cinemas and other shares, in exchange for the shares of Wanda Group held by Taihua Consulting, and this time Taihua Land is also merged into Wanda Commercial Real Estate In exchange for shares in Wanda Commercial Real Estate."

Wanda Commercial Real Estate is controlled by Wanda Group. Wang Jianlin also owns some stocks. There are many other investors who are connected to Hong Kong who hold some stocks. Even the executives of Corporation also hold some stocks. This Wang Jianlin is not an absolute holding. , But the Corporation Chairman is also him, and is still developing according to his wishes.

Wang Jianlin thought about taking advantage of this opportunity to just take back the shares of Wanda Group. Although in this way, his equity in Wanda Commercial Real Estate will also be reduced, he does not care.

Originally, Wanda Commercial Real Estate was preparing to issue shares in the future. Will his shares be diluted? He also knew about Li Chaoren, who only had about 40% of the equity, which also stabilized the chairman's position.One of them is that Li Chaoren is indeed the largest shareholder, and it is also Li Chaoren's charisma that makes other shareholders support him.

Wang Jianli claims that his personality is not bad. Many shareholders of Wanda Commercial Real Estate are also businessmen from Hong Kong. Those people will definitely support him, so that even if he does not have a controlling stake in Wanda Commercial Real Estate in the future, But it’s okay to sit as Chairman, as long as Feng Yu doesn’t come forward to compete with him.

Feng Yu has invested in so many companies over the years, except for Taihua Holdings and Wind & Rain Holding Company, which is the Chairman of Feng Yu. For other companies, even if they are controlled by Taihua Holding Group, Feng Yu does not hold any positions. It is said to be troublesome. .

Since Feng Yu can delegate power to other corporations, Feng Yu will not compete with him for this Wanda commercial real estate, and may even support him.

That's why Wang Jianli proposed this plan, hoping to get Feng Yu's approval.

Feng Yu actually values Wanda Commercial Real Estate and Wanda Pictures the most. Of course, it will mainly be Wanda Cinemas that Wanda Pictures will spin off in the future.

If Wanda Cinemas join forces with Taihua Cinemas, no one in China Cinemas will be able to compete with them. They will have the final say on the pricing of movie tickets and other products in the cinema.Feng Yu doesn't pay much attention to Wanda Pictures' investment in film and television production. After all, the Chinese brothers already have this aspect of business.

Now Wang Jianlin has made it very clear, and Feng Yu can also understand it. It has affected Wang Jianlin’s absolute controlling interest in Wanda Group. Previous generation/life Wang Jianlin has 100% control of Wanda Group. Hexing invested 2% of the shares and distributed it to his son, his only heir.

Feng Yu patted Wang Jianlin on the shoulder: "Pharaoh, you want to control the Wanda Group absolutely, right? This is not bad, then I only need the shares of Wanda Commercial Real Estate and Wanda Pictures. The big film industry is split into two aspects, film and television production and theaters, then I want the shares of the theaters."

"Wanda Commercial Real Estate's funds are not very abundant, right? Even if you are listed, it will take a few years. If there is a problem with the funds at this time, then you can get some bonds out. I will ask Taihua to consult and buy. The rate of return is reasonable. One point is fine. However, if these bonds cannot be repaid on time in the future, I will have the option to convert them into equity."

"Don't worry. Even though the equity ratio of Wanda Commercial Real Estate I control is very high, I will not let people compete with you for the position of Chairman, and even the position of CEO will belong to you."The same goes for Wanda Films or Wanda Cinemas. You are very well managed. Company culture differs to some extent from our Taihua Holdings. I will not interfere. In fact, I am very optimistic about you. As long as you are willing, I will Let Lao Liu and the others show their support for you, whether it is Wanda Commercial Real Estate or Wanda Cinemas, or you have the final say, this is my Feng Yu's promise to you! "

Chapter 1895: Spicy Eyes

With Feng Yu's promise, Wang Jianlin is relieved, Feng Yu is a promise worth one thousand in gold, and will never dupe/sway him.

At this time, Feng Yu noticed that the lights had become much brighter, and Liu Chuanzhi stood in front of the stage. It seemed that everyone was there.

"Everyone, please be quiet. We have already counted the number of people just now. Some new members who have been nominated and approved have also come. Then this party will officially begin! "

Everyone clapped symbolically, but why did Feng Yu hear the whistle? Although this chamber(s) of commerce party is not very serious, it is not too serious, right?

The first is the general election of the chairman of chamber(s) of commerce. Liu Chuanzhi has gone to the term of office and nominated Wang Jianlin as the candidate for the new chairman. They are the equal elections, because basically before the election, everyone has communicated with each other.

In addition to the president of the chamber(s) of commerce, there are seven council members who are responsible for usual contact and communication. They have communicated with other members, and there are not many people who are qualified to be the president.

Everyone started voting by secret. Everyone filled out a card and threw it into the box. The card said agree or disagree. If the blank was not filled in, it would abstain from voting. Then someone was in charge of the voting, which made it similar to the official/manager of elementary school students.In fact, this is just a form. Everyone is a group of interests. How many people are rushing in, and no one wants to break the rules and be invited out.

In the end, including Feng Yu, Liu Chuanzhi and Wang Jianlin, there were a total of 93 votes, of which 84 people agreed, three people opposed, and six people abstained.

Feng Yu estimated that what he opposed was something that he didn't deal with Wang Jianlin, or he had a business relationship with Wang Jianlin, and those who abstained should be for this reason.

The rest of them all readily following good advice and chose to agree.

This vote is valid as long as more than half of the vote is valid, but the person's prestige can also be seen from the number of abstentions and opposing votes. Zong Qingxian and Liu Chuanzhi were not elected unanimously, but some people abstained, but no one opposed it. It can also be seen that they are more convincing than Wang Jianlin.

Wang Jianlin's age is also a little younger, and it is estimated that many people are not convinced. People in China often pay attention to not only their strength but also their qualifications.

After Wang Jianlin was elected as the chairman, all seven directors were also selected. No two directors have the same main business, which ensures that someone from all walks of life can speak up.

However, among the seven directors, five of them are shareholders of Minsheng Bank. No one noticed this.After the election ~ the election was over, Feng Yu found Wang Jianlin suddenly walked to the front, holding a microphone in his hand, and said loudly: "Since the election is over, it is time to perform according to the rules set last year. Moment."

"Who wants to be the first to set an example for everyone?"

Feng Yu was holding the kumquat and stuffing it into his mouth and stopped. What is it, acting?

"Chairman Wang, of course you come first." Someone shouted. Feng Yu took a look, isn't this Shi Dazhu? This product is quite active.

Wang Jianlin was not vague, and directly agreed: "Okay, then I will throw out a brick and get jade thrown back. Let's sing a song for everyone."

"A piece of "The Ascetic" by Mr. Cui Jian is for everyone, I hope you will like it."

The professionals who had prepared for a long time adjusted the lights immediately, and at the same time the familiar melody rang.

Previous generation/life Feng Yu I heard that Wang Jianlin likes rock very much, and it is the kind of rock in the most traditional sense of the Chinese people. It is said that he sings well, especially Wang Jianlin loves to sing Cui Jian songs.

I haven't heard of Feng Yu previous generation/life. I didn't expect to watch the scene in this life. I don't know if the rumors are exaggerated.

"I will walk from south to north, and from white to black..."As soon as he opened his voice, Feng Yu felt that his singing was really good, much better than the average KTV player. And there is no teleprompter at all, so it seems to have been specially trained.

After singing a song, everyone applauded thunderously.

At this time, in a dark corner, there was a shout: "One more! "

Puff~~

Feng Yu couldn't help laughing. How could this be similar to the evening party where the class was entertaining themselves in school.

But after this person yelled, someone yelled immediately, and then it turned into a screaming yell.

Wang Jianlin was stunned for a moment, but he couldn't stop him. He immediately readily following good advice and announced loudly: "Since everyone is willing to listen, then I will sing "not having anything at all" again. It."

Hey, does this guy treat this as a KTV? Still have fun singing?

There are more than ninety people, five people perform a show, and it takes 20 shows. A show is five minutes on average, and it will take more than one and a half hours. What about it? Isn’t it half past five for dinner? Go at six?

However, no one cares about eating half an hour late. Besides, the food is served in front of you. Although it's just some fruits, dried fruits, cakes and so on, but I can never be hungry.After Wang Jianlin sang the second song, someone finally volunteered to come on stage, and that was Shi Dazhu, who was very active.

This guy also sings rock and roll, but let's not talk about the tune-in, and the voice is too bad. Feng Yu feels that listening to him sing is not enjoyment, but a kind of torture and spiritual destruction!

But this guy still sings very proudly. After singing one song, he still wants to play another one. This time he was booed up.

If others don't rush, Feng Yu intends to blast him off the stage. The singing is too bad!

Several people sang in a row, both good and bad, everyone just wanted to have fun. Another came on stage to talk about a stand-up comedy. Although it was a very traditional joke, the applause was also very warm.

Feng Yu said in his heart that if someone came to the stage to talk about a talk show at this time, it would not detonate the audience.

As I was thinking about it, I heard a familiar melody, I wiped it, and someone sang a duet on stage? This is Zhu Bajie's wife?

Feng Yu inner heart sighed that the employees of these companies must have never thought of it. They usually seem to be a serious, serious and even stern Boss, but they are so good at playing.

In fact, it is also that they usually have to maintain their image, and many times they pretend to be. Here, everyone has the same status and status, and no outsiders have seen it. Haven't all this been let go? Perhaps this is their nature.When many people were young, they had a rock dream, a star dream, and so on. At this time, they can finally perform well.

In my own Corporation, no matter how bad the singing is, others must applaud. It's different here. Isn't Shi Dazhu being pushed down? He doesn't sing well, but there are people booing. This is real life.

Puff~~

Feng Yu squirted out all the refreshing Coke in his mouth. Who is this? This dress is too spicy!

Chapter 1896: Satoshi's Nephew

Ma Yun was on stage and sang an English song. He used to be an English teacher and spoke very well. This is not difficult for him.

The voice is not good, and the singing is considered just passable, but this costume is too spicy, it turns out to be a woman's dress, or a princess dress!

Moreover, other people’s performances are considered impromptu. Singing and talking cross talk are all very casual, but Ma Yun is obviously prepared for a long time. This costume will take a long time. No wonder I didn’t see him just now, so I must go somewhere to put on makeup Up.

This guy is ashamed to say that he is Snow White. Snow White looks like this. Prince Charming will feed her a poisonous Apple first!

Others look good when they smile, but he looks very funny!

What made Feng Yu think not to know whether to laugh or cry was that this guy actually brought a backing dancer, and he sang and danced, and he was very happy.

It was also Ma Yun’s chamber(s) of commerce party performance this time, which gave everyone a head start. From then on, everyone began to prepare carefully for the performance at the chamber(s) of commerce party. All kinds of styles competed with each other. Every wealthy businessman There is an unruly soul.

The party ended after Zong Qingxian's Soviet Union folk song. At exactly six o'clock, everyone went to dinner together, and then it was time for everyone to discuss some things in the next two days.During the meal, Wang Jianlin, the new chairman, naturally sat at the first table. He walked over and asked Feng Yu to come and sit together.

Feng Yu is actually not familiar with Wang Jianlin, he would rather sit at a table with Ma Yun and talk to him, how did this guy think of (of a man) to dress as a woman?

A person who usually looks serious, but when he is not serious, he would be like this!

Hey, Feng Yu saw a youngster behind Wang Jianlin. Isn't this a national husband from the previous generation/life!

Previous generation/life This is a serious internet celebrity, who often tops China's hot search lists, and has extremely high popularity abroad.

This kid is not only an Internet celebrity himself, but also a number of Internet celebrities. He is also very good at using personal influence for commercial marketing. Later...it seems like he also became an internet celebrity.

Wang Jianlin saw Feng Yu staring at his son, and quickly dragged his son in front of him: "Cong Cong, this is Feng Chairman, the one you admire most, call him Uncle! "

what? I became the uncle of the national husband?

In fact, Wang Jianlin was twenty years older than Feng Yu, but Wang Sicong was only ten years younger than Feng Yu. Wang Jianlin got married late in that era, mainly because he had been a soldier for more than ten years.

Wang Sicong looked a little shy at this time, walked out from behind Wang Jianlin, and said a little shyly: "Good Uncle Feng."
"Eh, hello." Feng Yu started a touch to kill Wang Sicong.

Feng Yu touched his body and was ready. He took out a red envelope from his pocket and stuffed it into Wang Sicong's hand: "Come on, Xiao Sicong, this is the New Year's Eve money from my uncle."

It's still the first month of the year. Feng Yu carried a few red envelopes with him. There was not much money in it, only one thousand yuan, just like a celebration.

The issue of red envelopes is just to be auspicious and festive. Feng Yu will not pack tens of thousands of dollars. It is unnecessary. Besides, who can come to this chamber(s) of commerce party, who is not a rich person?

Feng Yu still wanted to squeeze Wang Sicong's face. Later, after thinking about it, this kid seemed to be about to graduate from university, which was not suitable. Just touching his head was too much.

But touching the head of the national husband is quite cool.

Wang Sicong is actually very reluctant to accept red envelopes, and his family is not short of money, and he always thinks that he has grown up a long time ago, but his father's friends always treat him as a child.

Feng Yu, the richest man in the world, is only how old he is. Besides, this man did not succeed in starting a business when he was still in school, and how could he treat him as a child.Wang Sicong studied in the UK, and what he admired most is Feng Yu. Feng Yu is not only a legend in China, but also a legend in the UK. Many of his classmates from all over the world admire Feng Yu. .

Wang Sicong said to his father several times that he wanted to start a business when he was in college. He took Feng Yu as an example. He started his business when he was in middle school!

As a result, Wang Jianlin asked him, do you think you can compare with Feng Yu? Feng Yu's vision is unmatched, can you do it?

If you want to start a business, you can tell me what you want to invest in. Let me help you analyze whether it can make money.

Wang Sicong was silly all of a sudden, he just wanted to start a business, but he really didn't think about what the business would do.

Many people say that other wealthy industries can imitate and learn from, but Feng Yu's industry is best not to imitate. Because Feng Yu will make your Company nowhere to go, and can only struggle on whilst at death's door in the shadow.

Apart from these industries that Feng Yu does, what other industries are there? Wang Sicong has known a little since he was a child, that is, commercial real estate, and this is obviously, he can't do it even with his father.

This model cannot be copied in the UK at all, because British cities are developing much faster than China, and many successful business models in China may not be suitable abroad.Wang Jianlin told Wang Sicong that he had finished reading the book in the UK, and then he could see if his classmates who went to school together had talents and could recruit them.

After coming back, he will naturally give him the capital to start a business. Some people will also be transferred to him to help him do market analysis and business planning.

Don’t ask Wang Sicong to make money like Feng Yu, even if he loses money, it doesn’t matter.

You can gain a wisdom by taking a ditch, and if you have a small loss now, you can avoid a big loss in the future. Lose a little money now, so you won't lose all your family business in the future!

Wang Sicong wanted to meet Feng Yu a long time ago, and if Feng Yu could point him up, it would be even better.

It's a pity that I met today. It seems that Feng Yu didn't treat him as an adult at all, but as a child. He is much older than Feng Yu when he started his business, OK?

Wang Sicong squeezed out a smile that was uglier than crying, accepted the red envelope reluctantly, and opened his mouth, but he didn't know if he should say that sentence.

But he thinks today is the best opportunity. If he misses it, he doesn't know when there will be another chance.

"Uncle Feng, what can I do with you?"

What? Wang Sicong wants to follow me? Feng Yu would like to say that in terms of management ability, he is not as good as Xiao Sicong's father.

"Have you graduated?" Feng Yu asked.Wang Sicong suddenly lost his energy and shook his head depressed, but immediately added: "I will graduate this summer! I am studying in London business school."

"Study abroad, this is not bad. You plan to return to work in China, right? It's not bad to be with your father. Why must you follow me?

In fact, Feng Yu wants to say that he has nothing to teach Wang Sicong. What he is best at is finance. Obviously, this is not easy to learn. Otherwise, with Fu Guangzheng's knowledge, it would not be a half-hearted.

"Well, after you graduate, if you don't want to start a business, and you don't want to work at your father's Corporation, then come to Taihua Holdings, but you have to start from the bottom and consider it yourself."

Seeing Wang Sicong's disappointed expression, Feng Yu knew that this kid would definitely not agree. People who are accustomed to leisure will not be willing to endure the nine-to-five work life. It seems that Xiao Sicong still has to go back to the old path of previous generation/life.

Chapter 1897: Problems With Dairy Products

Feng Yu has come to this party several times, but they all walked through the scene, turned around and left. This time he wanted to see what the China chamber(s) of commerce meeting would discuss.

"Everyone, at the gathering today, everyone fluently saying all one wants, if you have anything you want to discuss with you, let's say it." Wang Jianlin looked at everyone and said.

Everyone looked at each other and no one said a word. At this time, a young director said: "Since no one said, let me talk about the difficulties of our dairy industry."

Feng Yu looked sideways at Wu Zhigang beside him. Wu Zhigang leaned over to explain: "This is one of the seven directors. Pan Gang, Chairman and President of China's dairy product leader Yili, is also a few years older than you."

Oh, it's him.

When Pan Gang was thirty-two years old, he became the president of Yili. After three years, he became the chairman and president of Yili unanimously. He is the youngest president and youngest chairman of China's key industrial companies. In the case of Feng Yu.

Yili's brand is also China's food brand second only to Wahaha, and its brand value even exceeds that of Jianzhubao.

However, Feng Yu believes that this has something to do with Pan Gang's ability, but it is also because of the good time.First of all, it is also because of the appearance of Feng Yu that people no longer attach much importance to qualifications, but to ability. Otherwise, according to normal, the thirty-two-year-old Pan Gang is at most a secretary or assistant to the Chairman, and the vice president will not have his turn.

Another one is related to China’s policies at the time. One is to support the western region. There are a lot of preferential treatments over there, such as tax reduction and exemption, various low-interest and even interest-free loans for raising cattle. of.

With all the power of one country and so many preferential treatments, how can the Dairy Company fail to develop? If these preferential treatments are given to Feng Yu, then Feng Yu can guarantee that Yili's turnover can be doubled, and there will be no development of Mengniu, Guangming, Shengyuan.

There is also such a slogan that the country put forward, a glass of milk, to strengthen a nation. In Japan, because of the frequent consumption of milk, the average height and physical fitness have improved.

It is also said how many beneficial elements are contained in milk, which can promote physical development. Westerner also likes to drink milk, so westerner generally has stronger physical fitness.

Feng Yu actually asked the Bing City Pharmaceutical Group to do research there. The results of the research there are many different from these.Milk has a high nutrient content, but Chinese people's body absorption effect is not good, and there are many nutrient-rich foods, the most common ones are Apple and potatoes. Chinese people absorb the nutrients in these things much better .

Japanese people are stronger than before, and it is not all due to milk. Better living conditions, better medical conditions, and abundant seafood are the main reasons for their physical improvement.

It can be said that the development of China's dairy products is a good time to catch up, and this is the root cause. The country helped to promote it free of charge every day, and instilled a concept in parents that drinking milk is good. Doesn't this increase milk sales year after year.

Last year, it should have been a good opportunity for the sales of dairy products to skyrocket, but it ushered in a heavy blow.

In the Olympic year, their dairy companies did not advertise less. Famous Chinese athletes such as Liu Feiren and Dayao spoke for dairy products.

Originally, they were taking the opportunity to sell abroad. Foreign markets, after the promotion of the Olympics, also have the opportunity to completely open up.

But at this time, there was a big news, and that was the poisoning of milk powder! As a result, most of China's dairy companies were hit hard.This fundamental reason is due to the negligence of the Dairy Products Corporation's inspection of raw materials, and it is also related to the inspection-free product that China makes.

Exempt products can be exempted from inspection for a period of time, so apart from the company's self-inspection, there are no other important inspections, and no one knows about hidden dangers.

These dairy products company, the dairy sources are divided into several types, one is produced by their own ranch, but they feel that it is too troublesome to raise by themselves, the management is not easy, and the investment is very large, so they developed the second model, which is Farmers who raise dairy cows sign an agreement. We will book with you in advance. We can even help you buy dairy cows with a loan, but you have to ensure that your milk can only be sold to our Corporation.

The last one is that it does not belong to the company’s own ranch, nor is it a farmer who has signed an exclusive cooperation agreement. They also include some local dairy farms.

In addition to their own farms, the other two types of farmer’s milk are sold to the Dairy Company. High-quality and low-quality, the price can sometimes be half the difference.

Who doesn't want their milk to be rated as high-quality, so that the same amount can make a lot of money.How to assess the quality of milk? The content of nutrient elements, especially the content of protein, is the most important. So I don’t know who discovered that one day, adding an additive to milk can increase the protein content.

In this way, low-quality milk becomes high-quality milk, which can be sold for a lot of money.

The dairy farmers don't know what the harm is, they just think it's the same as food additives, which is fine. If it really doesn’t work, isn’t the Dairy Company found out long ago?

Then news pass quickly from mouth to mouth. Many farmers are relatives and friends. Anyway, they don’t have any competitive relationship. The milk they squeezed out can be sold, and the price has been rising. They told each other in private that they knew Why is my milk so expensive?

Because my milk is high in protein! It's not because I fed some expensive fodder, or I put an additive into the milk, which is non-toxic!

Then just like that, most of the dairy farmers put additives into the milk, and these dairy farmers are mainly concentrated in the western region.

So the milk powder produced with these problematic milks has become problematic milk powder. Ordinary people drink it without much trouble, but children can't.Children who do not exercise and rely on milk powder as their main food are prone to kidney stones. Children generally do not get this disease. If the parents are negligent and the hospital can't think of it, it may even be life-threatening!

As a result, after the Olympics last year, the incident was reported and spread quickly on the internet/network, and it was impossible to hide it.

The country immediately launched the Thunder method/trick and tested all the dairy companies. Among them, Yili, Mengniu, Guangming, Shengyuan, etc. were all detected, but the Great Northern Granary's Wandashan and Wahaha dairy products No problems were detected.

Feng Yu reminded them to prevent some dairy farmers from adding additives to their milk to increase the protein content. Another thing is that this additive has not spread to the northeast and southeast regions, mainly the west.

Feng Yu also asked Zong Qingxian to talk to other dairy company executives, but they didn't take it seriously. Fortunately, the harm caused in this life is not that great. No one died or became seriously ill. It is a blessing in misfortune.

It is also because of this kind of thing that the person in front of Young Master Lu will go down, and Young Master Lu can fill the gap.

After this incident, China's dairy products had a serious crisis of confidence, and the milk could not be sold!

Chapter 1898: Is Milk Powder Good Abroad?

As the leader of China's dairy products industry, Pan Gang naturally also wants to be a leader in the industry, so he raised such a question, hoping to get help from others.

For example, whether it is possible to cooperate with Great Northern Granary's Wan Da Shan. After this incident, the sales of Wan Da Shan has skyrocketed. The only company that has not detected a problem with dairy products has an unprecedented level of trust among the people.

Or is it cooperating with Wahaha. Didn’t Wahaha also produce a lot of dairy beverages? What nutrition express? What AD calcium milk? Can you announce cooperation with us and help us?

The dairy industry of previous generation/life China is in the cold winter at this time, all kinds of dairy products have been reduced in price, and then a large number of them are off the shelves. Infant milk powder is fully unmarketable.

Originally, those foreign channels were just opened up, but it happened that many countries and regions, such as the European Union and North America, wanted to restrict China's development. Now it can be regarded as a reason.

We have banned the import of your dairy products in China, no matter what brand, no matter whether a problem is detected or not, in order to protect the food safety of our people.

This reason is very strong and tenable. China can only suffer from dumb losses.At this time, they began to reflect. Zong Qingxian had mentioned the issue of dairy products at the beginning. As a result, they thought that Zong Qingxian was jealous, jealous of other people's milk source in the west, and high protein content.

Zong Qingxian's Wahaha is a private company anyway, and it has developed so well. The company plans to support a few more dairy companies. Can't you make Wahaha all the money?

Isn’t it good for you to sell soda, and for dairy products, can’t you just let others?

But the above also paid a little attention to it and sent someone to check it down. This also made the problem in this life not as serious as the previous generation/life.

But after this problem was reported, the boss regretted it. If I knew it a long time ago, I should pay more attention to it. What is the use of those who checked it?

Because of this problem, it was first reported by foreign media. It is already obvious what the meaning of foreign media is. It is to attack the reputation of China's dairy industry and restrict its development.

The first media reported was from France. It is said that the boss behind that media is Dongzhi One, a stock of French Daneng Group.

And France Daneng is one of the leading dairy products in Europe, and it is also the top in the world. The scale is much larger than that of Yili. They are focusing on the Chinese market.Robust was acquired by Da Neng, and Da Neng wanted to acquire Wahaha, but Zong Qingxian refused without hesitation, and asked the other party, are you Da Neng willing to sell?

Don't think that Da Neng is several times the market value of our Wahaha, we must not be able to afford it, I cannot afford it, but Chief Feng can afford it.

Even if you have a market value of tens of billions of euros, what about Chief Feng’s personal assets, let alone buying a company, there are too many methods/tricks.

Daneng also wanted to acquire China's other dairy industries, but naturally they were rejected.

Now that the national policy is so good, it just happens to support this industry. I haven't looked at the bully old bull. It has only been a few years, so how far has the bullied bull developed?

At this time, the dairy industry is a chicken that lays golden eggs. You want to buy a basket of golden eggs and dream!

As a result, there was this negative news, and the evidence was solid. Many hospitals in China were interviewed. The doctors didn't even know that it was a reporter, and the matter suddenly became a big deal.

Then the EU took the lead to ban the Chinese dairy industry from entering the EU market. When it will reopen, it will be studied and decided.The important thing is that people in China have distrusted the brands of these dairy products, and even distrusted all dairy products. You still have milk in the dumplings, so we won't buy them.

The market has shrunk by more than half. Although the sales of Wandashan and Wahaha products have increased, the market has decreased even more.

Now if you still buy milk at last year's price, how much will you collect, how much you will lose, and you will not be able to sell it. Isn't it lost in the hands of Dairy Products Corporation?

Except for those acquired by agreement, they will not acquire others. Even if it is acquired by agreement, now it is not how much you can collect, but the minimum amount guaranteed by the contract.

Now the entire industry is encountering major problems, especially in the western region. Many dairy farmers borrow money to expand their farming scales, but they are now losing money.

In the past, whether there was an agreement or not, as long as you had milk, you could sell it. Now it’s you who want to sell, but they don’t accept it at all. What can I do with so much milk?

Among them, the most serious shrinkage is the infant milk powder market. Mom and Dad are scared of everything. There is a problem with this milk powder, which has a great impact on the child's body.Who doesn't want their children to grow up healthily? The family was poor in the early years, and after the children were weaned, they drank porridge or something. Where can the porridge be nutritious with milk powder?

But now that milk powder is not safe, parents are worried. What should children eat without milk powder?

The child can't drink fresh milk again, which is irritating to the intestines and stomach, and the child can't stand it at all. Some people insist on breastfeeding, but some people go to work and their children still have to drink milk powder.

At this time, people discovered that there seemed to be no problems with foreign milk powder. At this time, many foreign milk powders began to advertise wildly.

Then they classify the milk powder professionally. What kind of milk powder is enough for children at a certain age, and the amount of milk they drink per day is enough. They say it is so scientific and rigorous.

Look at the children from other countries. They are all tall and tall. It is said that they do not drink breast milk, they drink milk powder, and they raise children, which is a profession.

This time, milk powders from Europe, North America and Australia started to sell well in China. The dairy products in China’s domestic dairy industry couldn’t sell at all, but now they are no longer worried about sales.

What China can do is to restrict the import of milk powder, raise tariffs, and increase the cost of foreign milk powder. Then many people go to Hong Kong, Lisboa and other places to buy milk powder, tax-free. Others specifically let flight attendants bring them from abroad, which means that Europe is good.Have there been any problems with milk powder in Europe and America? I have also been out, but earlier. And the testing of others is indeed stricter than that of the domestic one. In many countries, food inspection is not allowed.

As a result, China now has such a gust of wind, milk powder is good for foreign countries!

At this moment, executives in China's dairy industry are worried, and even Wandashan's milk powder has been affected. Although it is said that your milk powder is not poisonous, it is not scientific enough, and the children are not nourished.

It is better to use foreign milk powder, scientifically classified and balanced in nutrition, which is good for the growth of children.

Some people think this is regarded as revealing everything foreign and pander to overseas powers, but who makes the domestic dairy company not reassuring?

To put it bluntly, it was because they were unwilling to do so, and their review of themselves was not strict enough, which led to the current situation. Now they are all having a headache, how to reverse this situation?

Could it be that China's milk powder market is occupied by foreign products?

Chapter 1899: Choose

Everyone talked about their opinions, and some said that they should look to the top to tackle key problems and use the credibility of the national media to reverse the brand's image.

Although Ili and other national brands have been removed from the list, everyone has not been absolutely disappointed with them. Isn't the Silu the most serious problem?

As for Silu Corporation, it is a New Zealand joint venture brand or a New Zealand holding company. They should bear the greatest responsibility, right?

Other brands of milk powder did not have much problem, because that kind of additive content is low, so it is less harmful. Only that brand has a big problem, and they are all affected.

For this statement, Feng Yu wanted to quench the face of the person who spoke.

TM If your own product is okay, can something go wrong?

If all of you are okay, and only the four deer family has a problem, will it have such a big impact on the industry? Didn’t all of the top three in your industry have problems that caused the credibility of the entire industry to drop to the bottom?

Instead of looking for your own problems, you are thinking about how to extrapolate your responsibilities. This is the attitude of solving problems?

If China chamber(s) of commerce has this kind of mentality, Feng Yu feels that there is no need for this chamber(s) of commerce to exist. You can make money, but you can't live without conscience.Wrong is wrong. If you are wrong, you must admit it and make corrections instead of saying that I am an accomplice.

The Chairman of Wan Dashan is a new member this time. He said loudly at this time: "I think the problem still lies in the Company itself. It is harder to hit the iron. Don't talk about foreign media pushing the wave and add to the billows. Said Baidu, Wangyi, etc. spread the news."

"Why is it okay for us to finish the mountain? Why is Wahaha okay? There are many small brands, why are there no problems?"

"Maybe things become what they are today, related to foreign media pushing the wave and add to the billows, but if you pay attention to this situation earlier, will it cause things today?"

"At this time, we must make a determination to let the people really see it in order to change the image. This method is very simple, and that is to publicly destroy the milk powder stock, regardless of whether there is a problem, all of it!

Hiss~~~

Others were stunned by this statement.

The problematic batches are destroyed. They must do this. The above request so. They dare not feign civility at this time and try to get through.

But why should the batches that are no problem be destroyed? How much does it cost, can they afford it? Co-authoring is that after you are all right, you came up with such a bad idea, you are going to bankrupt us.If we go bankrupt, you can just buy our factory or something, right, this is too bad! Don't think that you are under the banner of Company Great Northern Granary, Asia's No. 1 Food, so you can cheat us so unscrupulously and dream!

Then Great Northern Granary not only has state-owned shares, but also Feng Yu's shares, right? Didn’t it mean that Feng Yu was here this time? Let’s see what Feng Yu said!

Pan Gang stood up at this time: "Is Feng Chairman present, may he give us an idea?"

Everyone started to look around. There is only one Feng Chairman in this chamber(s) of commerce, and that is Feng Yu.

Seeing this situation, Feng Yu didn't hide it anymore. He stretched out his hand at Wu Zhigang, and Wu Zhigang went to get him a microphone.

"Actually, I'm not very good at this. In the dairy industry, everyone's reputation is much better than mine. But since everyone can't think of a good way, let me talk about my views."

"Wan Dashan's President Lin said very well, and it is also a good way. There were companies in Europe and the United States who did this to show the company's determination to only make high-quality milk."

"Of course I know that you want Wan Da Shan and others to help, but do you think this is a reality? Unless you merge into the Wan Da Shan banner, it is possible to overcome this difficulty. To put it bluntly, your brand reputation has been damaged. ."
"I have said to many people that a company's brand is very important. It is equivalent to a person's face and is the first impression many people have after meeting. The damage to the brand is huge to the company."

"You are now afraid of the head, terrified of the tail, for fear that after the batch of products is destroyed, the funds will be in trouble. But this is the best way to save the brand's reputation. You have the courage to admit your mistakes instead of hiding. Shirk responsibility."

"How large your Company was at the beginning, and it has been able to grow to this day, and many of them are operating in debt? Since it was possible at the beginning, why not now?"

"The biggest damage is the milk powder market. The damage to other markets is not too serious. You have to take an attitude now, and you can save it. If you wait any longer, the problem will become more and more serious. It may not be alleviated in three to five years. ."

"If you are willing to accept the loss at this time and apologize publicly to ensure that similar things will never happen in the future, and use your personal name as a guarantee, things will be much simpler."

"If you are short of money, Minsheng Bank can give you loans. After the industry recovers, I believe you can still pay off the loans. The company's development will not be affected so much."In many companies abroad, the president and even the Chairman will come forward to apologize once the company has a problem. The company has given you money and status, so when the company encounters difficulties, you have to bear it instead of finding a scapegoat. Hide behind.

As for the rumors on the internet/network, this Baidu will find ways to ban it, but it is rumors, not facts. Those who say hello to block this kind of news are brain-disabled. Can this kind of news be blocked?

In fact, it is also a good opportunity now, that is, many foreign brands have problems, such as Magpie’s Nest, and many brands that purchase raw materials in China. At this time, they are conducting self-examination. Once there is a problem, they will immediately download Shelf, and then destroy the product, not to damage the brand.

When problems occurred in Silu, these dairy companies did not respond promptly, and they did not pay attention to this matter at all. If at that time who was the first to self-identify the problem and set an example first, then the problem would definitely not be so big.

It's just that Feng Yu didn't expect that he was prompted to investigate Silu, but Silu actually asked someone for public relations to suppress the matter. This time, the person who led the inspection, even the original Food and Drug Administration ~ the bureau’s upswing, went down and was held criminally responsible.Feng Yu is also a little self-blaming. He should have been involved in the matter at first, and the matter may not be so serious.

"Think about it. How to choose is yours. This is the core issue. If you don't have the courage of a strong man to break his wrist, then don't complain that the product cannot be sold! "

Everyone is silent, those in the dairy industry are all looking down in thought. They are still weighing the pros and cons. It seems that Feng Yu's attitude is already obvious. If they don't make a gesture, then Feng Yu will absolutely ignore them.

At that time, to resist the invasion of the foreign dairy industry, Feng Yu must have supported Dashan. If Feng Yu really supports Dashan, then the boss of the dairy industry will be replaced.

Chapter 1900: Play Big

Those who do not seek for the whole world cannot seek for a moment, and those who do not seek for the overall situation cannot seek a domain.

These executives in the dairy industry only see that they can’t lose money, regardless of whether the dairy farmers who followed them lose money, and whether the market wants to be sold to foreign dairy companies.

Maybe they have had grand plans before, how much sales will be increased each year, how much profit will be increased, how many years to achieve what scale and so on.

But at that time, the situation in the entire market was good. It can be said that at that time, as long as they were not mentally disabled, dairy products could make money, it was just a matter of how much they earned.

The bullish ones are like bulls, they can rise quickly, and the weaker ones can also sell the Company. Those big companies are trying to merge these small factories with the intention of expanding their production capacity.

The development of the company is the most important part of the market. Any company must compete for the market, and even want to monopolize the market, so that it can bring the most profits.

Now these dairy products companies are actually going to watch others come to occupy your market, and then blame the gods and accuse others here. It would be nice if Feng Yu didn't scold them.

One by one TM knows the nest, not wanting to compete with the foreign dairy company, but thinking about not letting the domestic counterparts develop, what is this idea!Feng Yu has always been a bit narrow-minded, and feels that it is better to control the market in his own country. Because of these dairy products Corporation, Feng Yu did not vigorously develop this aspect, otherwise there would be Yili and Mengniu.

With his strong domestic retail channels, combined with the brand advantage of Great Northern Granary, and his financial strength, he can easily occupy more than half of the domestic market!

The choice has been given. If these people are really uncomfortable, then don't blame Feng Yu for being polite. He will not just watch the domestic market being occupied by foreign companies.

If others can't grab this market, Feng Yu can. He only needs to make people pay close attention to the quality, and then use the strong capital advantage and brand advantage to distribute the goods, and then look for some taints in the foreign dairy industry, and this can be done.

Now Feng Yu can also help these domestic dairy companies, but first they need to be self-reliant. The brand has been damaged. Without some fierce method/trick, how to restore the trust of consumers?

Chapter 1901: Stingy

[Fake news, sensationalism, many dairy companies show off, fooling the world]

[Pouring milk, burning powdered milk, is there really that much? 】

[Dairy Products Company pulled milk powder in with the front foot, turned around and pulled away from the back door, everyone was cheated]

Suddenly, there was a lot of news on the internet/network that questioned the China Dairy Company, saying that their publicly destroyed dairy products were all fake and only a small part of it was destroyed.

The speed of internet/network spread is fast. In less than an hour, it has spread from China to foreign countries, and it is getting more and more intense.

The image that had just been reversed two days ago also fell again at this time.

At this time, Feng Yu was sitting at Baidu Corporation, Li Yanhong was sitting opposite him, and the two said nothing.

After a while, Li Yanhong's assistant ran in and shouted: "Catch it, catch it! "

Li Yanhong stood up quickly, Feng Yu also sat up straight.

Some people on the internet/network have been slandering China's dairy industry, and the text is very inflammatory, which is clearly to deliberately lead everyone to resist China's dairy products.

If it was because of the child's problem, it would be excusable, but Feng Yu found that many of the people mentioned above were not found at all, which is clearly a false identity.It even promotes foreign milk powder, especially for a French milk powder. This is to step on China's dairy industry.

Feng Yu asked people to check on the internet/network, who is secretly doing things!

This time they took the initiative to jump out, not alone, as if they were a team. Feng Yu asked Baidu, Wangyi and other corporations to conduct investigations, spreading rumors, and the law does not allow it!

I found out the IP address here, and then the Executive of Baidu branch offices made a real-name report and took the police to the police to arrest the person. This time I was finally caught.

"Who is it?" Feng Yu asked.

"Foreigners, there are several foreigners, it really has something to do with the foreign company! " Li Yanhong's assistant replied loudly.

Feng Yu is overjoyed, this is much easier. If they are all Chinese, it is really difficult to deal with. I didn't expect foreigners to also participate. This time they just pushed them to the table.

China’s dairy products have problems. Those foreign media reported normally. Feng Yu can’t say anything. You fart~ Are you dirty?

However, it has been corrected, and it has shown its determination. Moreover, such a determination and man-made rumors have made Feng Yu unhappy.

Such people must be severely taught. The people behind can't let it go.In the afternoon, while the internet/network was still discussing Yili and their show, the news headlines of websites such as Sina were updated.

[The rumors about the dairy industry have been arrested and brought to justice 13 people, 6 of whom are foreigners]

[Foreign companies hired a team to discredit China Dairy Company, intending to occupy this market]

[The videos of companies destroying dairy products by Yili, Mengniu, etc. are all live broadcast, and the video is still available, so everyone can go and watch it. No fakes~

[Enter the front door, exit the back door, there is no back door in that place]

[With so many cars going in to unload, how can the incineration plant be hidden? 】

The density of news is very high. The internet/network is all about this kind of news, and the plot suddenly reversed, leaving many people confused.

Just now they condemned and even abused the executives of Yili and Mengniu, but now they suddenly discovered that they had been wronged.

And these news soon spread abroad and were reprinted by many news websites.

Chapter 1902: Acquisitions Are Blocked

Feng Yu doesn't care about the development of China's dairy industry in the future. In short, it will not be the same as the previous generation/life. It makes people think that the foreign moon is relatively round.

Feng Yu's headache now is that the acquisition of Lituo Group has been stabbed out!

Feng Yu has made it clear to Kirilenko and Rothschild Family that they need to be acquired quietly, so that they are low-key and can save a lot of trouble.

But what I didn't expect was that they didn't stab it out, and Lituo Group was also abiding by the rules and there was no publicity, but BHP had found someone to explode the news.

Ordinarily, BHP Billiton also wants to acquire Lituo Group, at least to acquire the iron ore business of Lituo Group, so that they can break the wrist with the Boss Vale in the iron ore industry, and even lead to become the Boss of mining.

But after contacting Lituo Group, BHP Bitto found that the attitude of Lituo Group changed drastically. Before, I still maintained a seeming neither close nor distant relationship with them, and neither agreed nor refused, just saying that the conditions were not good enough.

But at this time, Lituo Group directly said that such conditions are exempt from negotiation!

What is the reason that the attitude of Lituo Group has changed drastically? The executives of BHP Billiton suspected that Lituo's attitude changed drastically because of the injection of new funds.

They heard that Lituo Group is negotiating with China Aluminum and wants to strengthen cooperation in the aluminum industry and consolidate its position as a world boss in this area.Lituo Group is short of cash, and China Aluminum is waving a cheque. The two parties originally have business dealings. This cooperation is not too difficult.

But this does not conflict with the iron ore business of Lituo Group purchased by BHP Group? Why didn't Lituo Group talk about it?

Unless someone wants to acquire their iron ore business or inject capital into this part of the business.

It is common for peers to send undercover agents to each other's Company. Some core departments may have loyalty agreements, confidentiality agreements, etc., but there are still many departments that are not bound by these restrictions, and they can also have access to such information.

Only then did BHP Group know that a new company was actually talking to Lituo Group about the acquisition, and this company was Polar Bear Mining Conglomerate.

Polar Bear Mining Conglomerate is the industry of Feng Yu and Kirilenko. The CEO of that group also contacted BHP and asked whether BHP had any intention to sell.

BHP will trust a lot of minerals, which are very close to the minerals of the Polar Bear Group. The acquisition can reduce costs in many aspects such as transportation and increase profits.

But BHP Bitto has ambitions and plans to acquire Lituo Group and expand Company's business. How can it agree to the acquisition of Polar Bear Mining Conglomerate?But BHP Bitto did not expect that Polar Bear Mining Conglomerate turned around and contacted Lituo Group, and it seems that Polar Bear Mining Conglomerate started to acquire Lituo Group's stock in the stockmarket, and it is said that it has acquired more than 10%!

This attitude is already very obvious. Polar Bear Mining Conglomerate has entered the acquisition process against Lituo Group. No wonder Lituo Group has disdain as beneath contempt for their BHP offer. This is a better buyer!

At that time, Polar Bear Mining Conglomerate wanted to acquire more than 50% of the shares when inquiring with BHP. This time it seemed that at least 50% of the shares of Lituo Group were acquired. Menacing.

If it is acquired by other mining groups, BHP will not care too much, but Polar Bear Mining Conglomerate, but the fastest rising mining group in recent years.

Previously, it was only in Russia or the former Soviet Union, with some gold mines, nickel mines, copper mines, oil, coal, etc. The scale was not large, and the output was very low.

While other people's mining corporations were making money quickly, the mining group's net profit(s) was less than 100 million U.S. dollars a year, which made its peers laugh. With such a large scale and such a small profit, the operators are really too weak.At that time, Kirilenko restricted the mining volume in accordance with Feng Yu's requirements, and then updated the mining equipment, especially the safety aspect, and invested heavily.

When the price of minerals soared, their mining volume began to increase, and then they master stroked several gold mines, with an average premium of more than 20%.

This made the peers laugh at it again. Why are you buying so many gold mines? Do you have to wrestle with other mineral corporations to prove who is the boss of gold mining?

But soon, the price of gold soared, and the value of the gold mines acquired by Polar Bear Mining Conglomerate increased by more than 50%!

At this time, everyone was dumbstruck, and those who thought they had taken advantage of the minerals Corporation sold to the Polar Bear Mining Conglomerate gold mine, regret it at this time.

I also suddenly discovered how the profit margin of Polar Bear Mining Conglomerate is so much higher than them? Not to mention the extremely high mining efficiency, and the safety is much better than them. There has never been any major accident in the mine. For so many years, no miner has died!

In any country, mining is a dangerous occupation, even if it is mining some open-pit mines, there will be accidents. Almost all mining industries have some "death quotas", that is, how large your scale is, how many people die each year in the mine, which meets the safety standards!It sounds cruel, right, but this is the truth. The cost of safety investment is too high. No mine owner is willing to invest so much. They even feel that the compensation for two people who die every year is not higher than the safety investment, so naturally they choose to invest less.

If someone is dead, I can lose money. Besides, we don’t need our mine owners to lose money. Do employees have insurance?

The zero death of Polar Bear Mining Conglomerate has become an industry story. It has been rated as the company most trusted by employees, the company most employees want to work for, and so on.

However, this has not attracted the attention of top mining companies such as BHP. They believe that Polar Bear Mining Conglomerate’s opponents should be Barrick from the United States and Canada, Polar Gold from the United Kingdom, and Israel from South Africa and the Congo. The gold mining Corporation, or China's gold mining Company, can also be rivals.

After all, the main mineral of Polar Bear Mining Conglomerate is gold, and energy and other metals are not ranked.

But this time, Must and Must trust miscalculated. They didn’t expect Polar Bear Mining Conglomerate to really take a fancy to other minerals. They contacted them last time and said that they wanted to buy BHP. After being rejected, they immediately turned around to buy Li. Extension Group.BHP's goal is the world's No. 1 mining group. In their view, Vale is a competitor, Lituo Group is a competitor, and China is carrying out resource integration at any time, and it may contribute to the whole country at any time. , Get out a mining giant group.

But now they have to admit that the Company threatening them to become the world's No. 1 mining group has appeared, not the opponents they thought before, but the Polar Bear Mining Conglomerate that they have not taken seriously.

If this company annexed Lituo Group, the world's first dream of BHP would be completely shattered.

At this time, BHP had made a choice, that is to stab this matter out, attract more competitors, and at the same time attract obstacles from peers. No peer would be willing to watch Polar Bear Mining Conglomerate become an industry. Boss, they can profit from it, and at least it will mess up this matter!

Chapter 1903: Many Competitors

First of all, Brazil’s Vale does not want Polar Bear Mining Conglomerate to successfully acquire Lituo Group. They Vale is the world’s largest supplier of iron ore and owns more than one-third of the iron ore deposits. The leading Boss.

At present, China’s iron ore demand has soared. Although it is closely related to Russia, Russia’s iron ore reserves are not high and cannot meet China’s market demand at all. China’s iron ore output is not high. Then it can only be imported.

Vale, BHP and Lituo are China's main iron ore importers. China has a normal relationship with Australia and has been closely related to Brazil in recent years. They have also cooperated very much.

If Polar Bear Mining Conglomerate successfully acquires Lituo Group, then Feng Yu, as a Chinese, has inherent channel advantages in this respect. China must import a large amount of iron ore from Lituo Group, and they will no longer have Vale. What's the matter?

Even if Lituo Group cannot satisfy it, it is imported by BHP, because many of BHP’s mines are relatively close to Lituo Group, so there can be great cost savings in transportation, and Vale will be kicked out of it. It's out.So Vale began to contact China, one is to sign a long-term supply contract, and the other is to test whether this matter is related to China's steelmaking companies.

China already knows that Polar Bear Mining Conglomerate, which Feng Yu has invested in, is acquiring Lituo Group. It is said that it has entered the negotiation stage. After that, it must be purchased from its own people.

One is that the money is made for his own people, and the other is that Feng Yu has never pitted his own people. They are more at ease when doing business with Feng Yu, and when there is an urgent need for ore, Feng Yu will definitely give them priority.

Therefore, both China and Vale said that we have no plan to sign a long-term supply contract because the price of iron ore has been unstable recently. They want to wait and see, but they actually rejected Vale.

When Vale took a look, the steelmaking company in China must have known about this. This is to say goodbye to Vale.

China is Vale's largest customer. If it is suddenly lost, it will have a great impact on their iron ore sales. At this time, Vale began to contact other mining companies to obstruct Polar Bear Mining Conglomerate.

It's very simple. As long as they make quotations to Lituo Group's subsidiary Corporations and eat the mines of Lituo Group separately, then Lituo Group is not worth mentioning.None of them could do the entire acquisition of Lituo Group. Vale may be able to collect this money, but it will definitely not pass the barriers of the local Government or the European Union. After acquiring Lituo Group, they have a complete monopoly on iron ore, which hurts the interests of all iron ore or steel importing countries. .

But if the mines of Lituo Group are opened up, it will be fine if everyone buys them separately. Vale expands a little bit, this will not be blocked, other corporations can also expand in scale, and Lituo Group will become history.

How much premium can your Polar Bear Mining Conglomerate offer, 20% or 30%? Together with our mining groups, we can have a 50% premium!

Anyway, if it is allocated to these companies, each company will spend two or three one billion dollars more, but it can kill an extremely powerful competitor, which is also cost-effective/worthwhile.

After Kirilenko knew about this, he immediately called Feng Yu. He was in a hurry. How come those companies are united under the leadership of Vale?

Feng Yu listened to Kirilenko's description, calm and unhurried asked: "Brother Ki, do you think this can be successful?"

Kirilenko was taken aback for a moment, couldn't he succeed? They can give more money. Isn't this a good thing for Lituo Group? The shareholders of Lituo Group should be very happy."Brother Ki, think about it, the leader is Vale Corporation, not to mention two or three one billion dollars, an extra twenty to thirty billion dollars, as long as they can swallow Lituo Group, it is worth it. But they It can’t be done. No one will agree to let them monopolize iron ore deposits.”

"Their plan of separate acquisitions seems very reasonable. Everyone divides Lituo Group, and then Lituo Group shareholders can make more money, but you think about the operability of this matter."

"First of all, if we acquired the Lituo Group as a whole, then the headquarters of Lituo Group will definitely not be relocated, nor will the three major Group Corporations relocate. This reduces the intensity of local obstruction."

"They want to split the mine, company, etc. of the Lituo Group, how should they be divided? How many companies and countries are involved in this, and they can really get through these obstructive places?"

"Also, two or three one billion dollars is nothing to Vale. Their annual profit is tens of billions of dollars, even if it is a premium of two to thirty billion dollars, as long as it has significant benefits for business expansion, acceptable."
"But those small mining companies, such as the world's second-ranked aluminum group, U.S. Aluminum, their profit last year was only more than 3 billion U.S. dollars. Suddenly they caused them to pay a premium so much, and they did it for nothing in one year. It can’t be expanded much, do you think they will agree?"

When Alcoa was sold, Lituo Group, China Aluminum, and Miguo Aluminum were all competing. In the end, Lituo Group won at a high price. After integrating resources, it became the world's number one aluminum industry.

The U.S. aluminum industry has no money to make a successful acquisition, otherwise they will be the industry boss of aluminum industry. Now let their company, whose annual profit is only three One billion U.S. dollars, acquire some aluminum ore assets at a premium of two or three One billion. They also have to have this money.

The economic situation in the U.S. is not good now. U.S. Aluminum can guarantee profitability. Where can they dare to make big moves?

As for other mining groups, let alone, none of them have an annual profit of more than five One billion US dollars. How can they have the money to acquire the business of Lituo Group?

During this period of time, they will not have a good effect in issuing additional stocks. If the price is high, they cannot be sold at all. If the price is low, they will suffer. How to raise funds?Vale's lead is just a joke. The big company has always annexed those small companies. When did you hear that the small companies united and divided up a large company that was still profitable and had good assets?

"So you think this thing will not succeed at all. It is just a smoke screen released by Vale?" Kirilenko asked.

Feng Yu sneered: "This is actually not even a smokescreen, because the management of Lituo Group will never agree as long as they are not brain-dead. Our biggest competitor, or the only competitor, is BHP I must trust, other companies, nothing to worry about! "

Chapter 1904: Let BHP Help

Feng Yu's words made Kirilenko feel relieved. It turns out that he is man of Qǐ fears the sky falling.

He called the Rothschild Family again, and told him there, relax, and Vale has drawn a mob of mobs and absolutely cannot do this.

However, Polar Bear Mining Conglomerate's acquisition of Lituo Group has also encountered a lot of resistance. Many people believe that this is China and Russia's efforts behind the scenes, including the shadow of government.

BHP Billiton, like Lituo Group, is based in the United Kingdom and Australia. Canada is also an important market. Simply put, they are all British countries and regions.

Trade between British countries is relatively frequent, and many laws are the same. It is much easier to do business in these countries. The Government will not block it, but will help.

Therefore, if BHP wants to acquire Lituo Group, those countries will not oppose it, and the operation is much simpler. And Polar Bear Mining Conglomerate wants to acquire Lituo Group, the operation will be too complicated.

Neither Russia nor China has any affiliation with the United Kingdom. The mascot of the Queen ~ the Queen can't control these two powers. Although Russia had a good relationship with the United Kingdom during the Soviet Union period, it traded more frequently, but it was not very close.China is the same as the United Kingdom. In the case of Hong Kong, the two sides have already quarreled very stiffly. Although they have recovered a little now, they are not allies.

Although Lituo Group is a joint-stock private company, it is headquartered in the United Kingdom after all, and the two main branches are also in Australia and Canada, the British region.

If this is acquired by a company registered in Russia, will the headquarters be moved? Don't all the taxes or anything else be given to outsiders?

It was also because there were too many things involved, Feng Yu asked Kirilenko to invite the Rothschild Family, who is extremely influential in Europe, to come forward as an intermediary, hoping that they can get through these procedures.

The Rothschild Family also agreed after careful evaluation. Since they agreed, it shows that they have a lot of confidence.

If you can't do it, if you don't have a penny, they will be busy all these time.

Kirilenko promised them that the price is well negotiated. If it is not outrageous, a premium is acceptable. Anyway, he has an agreement with Rothschild Family. The lower the price, the higher the commission Rothschild Family can get.

At this time, Rothschild Family discussed with Kirilenko, if Lituo Group is acquired, whether many of its businesses can cooperate with BHP.Very fair cooperation. Both parties hold 50% of the shares to establish a joint venture Corporation, whose main business is iron ore.

It would be even better if other minerals could also cooperate.

Kirilenko didn't understand, the Rothschild Family asked what this did. I just asked you to help with the acquisition. I didn't ask you to manage the Corporation. I don't need to tell you how my Corporation will develop in the future, right?

But Kirilenko still discussed with Feng Yu and asked Feng Yu's opinion. He seemed to remember Feng Yu had said something similar, and also wanted Feng Yu to explain to him what Rothschild Family meant.

Kirilenko didn't discuss such an important matter with his assistants. He felt that the level of those assistants was far worse than Feng Yu.

After Feng Yu heard about this, he thought about it carefully and understood what Rothschild Family meant. He told Kirilenko that he could reply to Rothschild Family, iron ore and other business, they acquired Lituo After the group, it can cooperate with BHP, and even some businesses of Polar Bear Mining Conglomerate can also cooperate with Lituo Group.

With cooperation, both parties can reduce costs and increase profits, which is not a bad thing. Of course, if you want to cooperate, you must have a certain amount of capital.For iron ore business, BHP is naturally qualified, but BHP is not allowed for gold and aluminum ore. For other minerals, BHP has an advantage.

In terms of aluminum industry, Feng Yu has promised China Aluminum Industry to cooperate with this side, so that it can secure its position as the boss of the aluminum industry and far ahead of those peers behind it.

In terms of gold mines, there is too much difference between must and must, and only if Barrick and others are willing to cooperate, we can talk about it. As for other minerals, it is estimated that BHP may not be interested in cooperation.

Kirilenko doesn't quite understand why Feng is so interested in cooperating with BHP? Even if you are interested, there is no need to tell the Rothschild Family, are you planning to invite them to manage the mining group in the future?

Although this mining group is called Polar Bear, which is also a subsidiary of Polar Bear Holding Group Corporation, the majority shareholder is Wind & Rain Holding Company Group. If Feng Yu wants to control it, Kirilenko really can't say anything.

But Feng Yu generally doesn't intervene in the operation of the Corporation. Even if he wants to intervene, he will greet him in advance, and he will not object to it. What is going on with the person who will manage it in the future?

Fortunately, Kirilenko is a straight boy. I don't understand. He didn't be polite with Feng Yu, so he asked directly.Feng Yu laughed and explained: "Brother Ki, don't you understand? It is not the shareholders of Lituo Group that hinder our acquisition of Lituo Group, but BHP Group."

"BHP Group wants to cooperate with Lituo Group, but Lituo Group has not agreed, so BHP Group has the idea of acquiring Lituo Group."

"Now we promise that after the acquisition of Lituo Group, we will cooperate with BHP to operate iron ore and other aspects of business. This meets the requirements of BHP, right? You said that, they will Is there such a strong opposition? They will have trouble making more money?"

"If it is you, one side is the Russian mineral tycoon who wants to cooperate but does not cooperate with you, and the other is the German Corporation that wants to buy the Russian mineral tycoon Corporation, and they are willing to cooperate with you, which can help you earn more Money, how would you choose?"

"Of course I chose to make more money. The Germans and I are not enemies." Kirilenko said without hesitation.

"That's not right. Now BHP is like this. What do you think they will choose? And if our acquisition encounters resistance, what do you say BHP will do?"

Kirilenko's eyes widened: "Feng, do you mean that BHP will try to help us facilitate this acquisition?"This is crazy, the acquisition fails, and the cooperation fails, so let the other company's company change to a boss, and then cooperate with the new boss.

"They will not necessarily help us much, but they will definitely not obstruct our acquisition anymore. Without their interference, our hope of success in the acquisition has increased by 10%! "

Feng Yu feels that it is not wrong to invite Rothschild Family, it is indeed a well-known family in the industry, this time the acquisition of Lituo Group, it seems that the success is closer!

After talking about this, Kirilenko asked again: "Feng, is that done?"

Chapter 1905: The World's First Luxury Yacht

"It's coming soon. It will be launched next month. When you drive back to Moscow, you still need to handle the rest." Feng Yu sighed and didn't understand what Kirilenko did. It seems that Brother Ki does everything. I especially like to get bigger.

"It's okay, I can wait, you send someone to help me stare."

What did Kirilenko tell Feng Yu, a yacht.

It stands to reason that yachts are only available in many countries around the world, and China is not ranked at all. Of course, Russia is not ranked.

Russia’s climate, although it is close to the sea, is not suitable for yachts at all. But Kirilenko does not only live in Russia. He has manors in many countries around the world.

He is optimistic that many wealthy people have gotten a yacht, especially when they go to Hong Kong to play. Li Zekai, Fu Guangzheng, Fu Guangwei, and He Laosan all have yachts, which makes Kirilenko upset.

What's the point of taking someone else's yacht? Get one yourself, and you have to be able to sail far. That Paul Allen has the world's most luxurious private yacht, Kirilenko was particularly upset.

Those who are not as rich as I can buy such a big yacht, why can't I buy it?

You said it’s not for sale, it’s simple, I will find someone to customize it!The parameter Kirilenko said is more than 150 meters, because the world’s most luxurious private yacht by Paul Allen is 126 meters, and he has to be bigger and shorter than that. No one can surpass in time.

He must have all the advanced facilities above. He not only demands luxury, but also puts gold in many places, but also demands safety.

What is security? Ordinary radar? That is the standard configuration only, what he wants is the top configuration.

He needs to install military radars, connect to special satellites, have a missile defense system, have a short-range weapon recognition system, and the shell must be able to defend against some conventional weapons, and all glass must be bulletproof, even He also plans to install some weapons on the ship.

Not only the boat that comes with an ordinary luxury yacht, but also a small submarine, on the yacht, there is also a helicopter docking position, at least three, because Paul Allen's boat has two parking spaces on it.

This is not about building a yacht, Feng Yu thinks that this cargo wants to build a warship~ship!

Companies in the world that are large enough and capable of building large ships are mostly concentrated in East Asia. Japan, South Korea, and China are among the leaders, but they are relatively poor in building yachts and are suitable for building such large freighters or passenger ships.And Feng Yu bought a few small yacht Corporation, and then built a factory in China and put it into production. Kirilenko said that it was for Feng Yu to join in, and he would go to Feng Yu to customize one.

Feng Yu originally said that it was just a yacht. Kirilenko wanted it, so he would give him one. Even if it is a little bit luxurious, tens of millions of dollars is enough, but it will not exceed 100 million dollars.

It’s a huge sum of money for others, but it’s nothing to them both.

But when Kirilenko finished his request, Feng Yu was stunned. Kirilenko’s request, his yacht Corporation, probably couldn't build at all. That size is calculated according to the cruise ship, right?

Feng Yu bought some small yachts from the Corporation, and he mainly bought back the design, R&D personnel and technical information of the other party. He intends to let all Chinese people buy yachts made by China in the future.

For ordinary yachts, twenty or thirty meters is not too small, no matter how luxurious the decoration is, the cost will not be low.

But compared with the king of the yacht requested by Kirilenko, it is not at all small. Feng Yu asked someone to estimate the cost. It will definitely exceed US$300 million. This is just a cost!Feng Yu doesn't understand, what are you better than this kind of thing. More luxurious and enjoyable than who ever lived? But with such a big yacht, how many people do you need to feel lively? What do you do with three in the parking lot? One Feng Yu thinks it is enough. If there are more, it is a waste.

There are also those military control equipment, Feng Yu thinks he is better off. Regardless of his position in China at this time, it’s because he never associates with the military~fang, and never gesticulates while talking about local personnel. If he gets too close to some people, it is inevitable to let the upper hand. taboo.

What if you think that Feng Yu is already the richest man in the world and has reached his personal peak in wealth, what if he wants to seek other status?

However, Feng Yu knows that he is not really engaged in the government. He doesn't want to be a rich man. It's more comfortable to be a rich man. You don't have to worry about so many things every day, just make everyone happy and make money.

So Feng Yu told Kirilenko, bullet-proof glass, bullet-proof deck, etc., he can handle this, Bing City Machinery Manufacturing Group has the production of bullet-proof cars, even if it is a little bit worse, this is not a secret technology, can be compared with domestic Ordered by other state-owned shipyards.But like military radar, various defense systems, Feng Yu can't help. Although the Lenovo Group did cooperate with the above to study these, it was a separate department and Feng Yu had never been there.

It’s not easy to enter that department. You have to pass the political review first. Moreover, the engineers of Lenovo Group and Lenovo Kingsoft are only responsible for the non-core parts. They have no access to the core parts at all.

Feng Yu told Kirilenko that you Russia is also good in this regard. Otherwise, let’s empty it out and give you the design drawings. You can check it over there, make some changes, and finally finalize the draft. Do it well, drive back to your Russia, and you will find someone to install those electronic devices, weapons and weapons.

China is different from Europe and the United States. Those involved in military affairs are very sensitive. Like in Europe and America, many military and fire corporations are all private companies.

Kirilenko also expressed his understanding, and then approached the Russian engineer and Chief Planner/Designer to come over, let them study it, and collaborated on the final design drawing, which was handed over to Feng Yu’s shipyard for construction.

Construction started at the beginning of the year. Kirilenko has been almost three months old at first glance. Why is it still not finished?The problem is that this is not a standard yacht, it is troublesome to produce in many places, and the speed is not fast. Although some parts were handed over by Feng Yu to other large domestic shipyards to complete, such as the small submarine, and the outer shell, it was not so fast.

Feng Yu emphasized several times to pay attention to quality. In terms of quality, Feng Yu does not allow any defects.

Of course, after this is built, it will also greatly promote Feng Yu's Yacht Corporation. The world's most luxurious private yacht is built by his Yacht Corporation. Then everyone will pay more attention to and trust in this yacht Corporation. , There will be no less orders in the future.

Today Kirilenko reminded him again, and Feng Yu went to the shipyard to have a look, and by the way, he talked about some other cooperation with the cooperating shipyard.

Chapter 1906: To Build The World's Largest Freighter

"Oh yo, Feng Chairman is here, I was just staring at the yacht assembly that Feng Chairman ordered, I'm neglecting it."

A middle-aged man wearing glasses walked in quickly, apologizing uncontrollably.

Feng Yu stood up and shook hands with the other party: "Leader Ma is polite. It is my abruptness. Today, I will take a look at the progress of the yacht assembly, which is related to my yacht Corporation's signature. One is also talking about cooperation with Leader Ma."

When Ma Liang heard Feng Yu talk about cooperation, the smile on his face became even greater. Who doesn't know, you never lose money when you cooperate with Feng Yu. Moreover, if Feng Yu said the word cooperation, the order will definitely not be small.

"Feng Chairman wants to cooperate with our Corporation? That's great, I don't know what Feng Chairman wants to produce, or this top private yacht?"

If it is still a mold, then the production efficiency can be improved a lot. If it is a long-term order, there is no demand for more, there are ten or eight in a year, that is not a small income.

"This yacht, few people in the world can afford it. But you are right, I really want to order two or three more for this yacht, but the design plan needs to be changed slightly, some things are removed, and the shape is not needed. So grandiose."After Kirilenko ordered a super luxury yacht from Feng Yu, Fu Guangzheng also thought it was good and wanted to order one, and then He Laosan also wanted one.

He Laosan is different from them, they are purely raising and playing by themselves, but He Laosan can turn this luxury private yacht into a tool for making money.

Ask ten or eight top VIP members to gamble on his yacht. This is their home, and their family has gambling on boats.

Li Zekai originally wanted to order one, but Li Chaoren had to agree to it. This is too luxurious. The entire yacht costs three to four billion US dollars, which is enough to buy a cruise ship. He wants to buy it, and many design changes must be made.

As for Fu Guangwei, you don’t need to buy it. Fu Guangzheng is his cousin. If you want to enjoy it, just borrow it. Rather than saying that this ship belongs to Fu Guangzheng, it is better to say that it belongs to the entire Fu family.

But they are all different from Kirilenko, Kirilenko asked to stick gold on the ship, which is real gold. Fu Guangzheng They don't like this style. Even if you have a gold rudder, what's the use of making gold for the toilet?

"No problem, Chairman Feng will ask for it. When I look back, I will ask Chief Planner/Designer to work overtime to modify the drawings to ensure that the customers are satisfied." Ma Liang agreed happily.In fact, this kind of subcontract(or)/OEM supplier that produces a yacht does not make much money at all, and the efficiency is too low. However, Ma Liang wants to maintain a good relationship with Feng Yu. In the future, if there is any need for more cooperation, Feng Yu will definitely be the first to think of their Corporation.

No, according to Feng Yu, yachts are small heads, and there are big heads of business.

"Leader Ma, what size of freighter can your Corporation produce?" Even if Lituo Group cannot acquire it, Polar Bear Mining Conglomerate also has freighters to be eliminated. Some old freighters not only have high maintenance costs, but also high energy consumption and efficiency. Low, it is better to sell and exchange for new ones.

"Does Chief Feng want a bulk carrier or a container carrier? What kind of products are mainly transported?"

Feng Yu, click, click, eyes, is there any detailed division of this freighter?

In fact, there are many types of freighters. Simply put, the ships that carry the goods are freighters. Container ships are currently the most widely used, but they are not suitable for Feng Yu's Mining Corporation. The Mining Corporation should use bulk carriers, which are mainly used to transport large bulk cargoes such as minerals and grain.

There are also cargo ships that specialize in transporting liquefied products, such as liquefied gas, petroleum and other products. There are also refrigerated ships, ships dedicated to transporting some perishable products.There are some other types of freighters, which have limited use. Feng Yu can't use them anyway.

Feng Yu doesn't know these things, but he doesn't need to know them. As long as he tells the purpose, Ma Liang, a professional, can give him a good recommendation.

"Leader Ma, didn't I have a partnership with a friend of mines Corporation, which is mainly used to transport minerals. What size ship can you produce?"

"We can produce very large ones, more than 300 meters in length, with a net weight of 150,000 tons. If it is a container ship, then it can easily hold more than 12 thousand standard containers."

Feng Yu remembers that before his rebirth, Feng Yu had read some similar news, because China once owned the world’s largest freighter for a short time. It is said to be more than 400 meters in length and nearly 60 meters in width, capable of carrying more than 19,000. The standard container has a net weight of more than 185,000 tons.

This size is not smaller than the average large aircraft carrier ~ ship. It is sufficient to prove that China's shipbuilding technology at this time has indeed been among the world's top, but there is still a gap between the top.

Of course, this also shows from the side that South Korea, Japan, etc., have the ability to build aircraft carriers.

It seems that the technology at this time is a bit worse than that of the previous generation/life Feng Yu before he was reborn, but more than 300 meters can be called first-class at this time."Leader Ma, have you ever thought about building the world's largest freighter?"

Ma Liang was breathing fast. If the largest freighter in the world came from the Shipbuilding Company he manages, it would be an honor. And he is only in his forties, so he can definitely go further.

"What Feng Chairman meant, you want to order the world's largest freighter? However, for bulk carriers, it may not be cost-effective/worthwhile to build that size, but container freighters will be more cost-effective/worthwhile."

The bigger the ship is, the better. We must consider the economic benefits and find a balance among them.

"Also, if the freighter is too large, the requirements for the port are relatively high. There are many large ports in Europe and Asia, but the Americas are a little worse. Our current model is the most suitable for America. Size."

Don't think that the U.S. shipbuilding industry is developed, and their ports must be very good. There are some big ports in the United States, but they are prepared for the docking of aircraft carriers, and ordinary cargo ships cannot dock.

The navigation industry in Europe has been developing very fast, and the port construction is also very good. Asia follows closely behind sb or sth. This has also led to the world's top shipbuilding company, which is currently concentrated in Asia and Europe, and the United States is lagging behind."Leader Ma don't need to worry. I already have a plan on the west coast of the United States. I will build a world-class port in the future, enough to berth such a giant freighter."

"Can you complete this design? Will it be difficult to build it?" Feng Yu can also use this kind of container ship. Just for the transportation of his Corporation's products, how many containers are needed every year.

"There is no difficulty, it can be done! " Ma Liang gritted his teeth and agreed. This kind of good opportunity, even if there are difficulties, he must overcome, design and build the world's largest freighter, which also makes China Shipbuilding Company the world Top-notch opportunity!

After discussing the matter with Ma Liang, Feng Yu suddenly received a call from Li Chaoren.

Chapter 1907: Li Chaoren's Plan

"Feng Yu, is it convenient to come to Hong Kong? I want to discuss some things with you."

Li Chaoren personally called Feng Yu and asked Feng Yu to come over. It is not Li Chaoren who holds his own identity, but Li Chaoren has been in poor health recently and is not allowed to travel long distances. Now he basically does not leave Hong Kong.

Since Li Chaoren said there was something, it was definitely not a trivial matter. Feng Yu happened to be free, so he arranged a plane and flew to Hong Kong.

At Li Chaoren's home, Feng Yu found that Li Zeju was also there. Li Chaoren plans to retire and is gradually pushing his eldest son to the stage. It's just that other shareholders are not at ease with Li Zeju and think he is too young, so the position of president can be given to him, but the position of Chairman is not enough.

Especially during the financial crisis in the second half of last year, the share price of the listed Corporation was declining. Although Li Chaoren's assets did not shrink as a whole, the book assets of other shareholders have shrunk a lot.

They worry that when Li Chaoren retires, the company's stock price will be at a low point for a long time, which is very detrimental to the development of the company.

Li Chaoren is also thinking about how to support his eldest son for the last time. He can enjoy his retirement life with peace of mind. Although he does not have much work as Chairman and is not very tiring, he always has to make room for his son.Even if he retires, he can help his son, lest his son will be more unstable when he is seriously ill and unable to work in the future.

"Feng Yu, I heard that you are teaming up with Kirilenko to acquire Lituo Group, right?"

"Yes, Kirilenko believes that Lituo Group has great potential, and the global demand for minerals will increase in the future. This is a good investment, and I also agree with it." This matter is now known all over the world. Now, Feng Yu doesn't need to hide it.

"The negotiation for the acquisition didn't go smoothly, right? I heard that Andy Rothschild was running for your business. Did you hire their family to be the middleman?"

Li Chaoren is very powerful in the UK, he wants to know some news, it is easy to know.

Feng Yu nodded: "Lituo Group involves many countries, especially the attitude of Europe, so I invited Rothschild Family, hoping to reduce this resistance."

If Feng Yu goes to talk, he is confident to negotiate the price, but it is not easy to get approval from relevant organizations in the European Union and Australia.

This is not a small corporation, but a multinational corporation, or the third largest mining group in the world at this time. The influence is huge, and it will be very difficult to successfully acquire."I know that Lituo Group has shares in China Aluminum. You have done the job here, right? I happen to have a good relationship with a board member/director of Lituo Group. I can help you convince him He agreed to sell the shares to you and tried to convince others."

Li Chaoren volunteered to help? Feng Yu doesn't think that his relationship with Li Chaoren is so good. This should be an exchange of interests. Next, Li Chaoren must have the conditions.

Sure enough, Li Chaoren went on to say: "I plan to make a series of important investments in the UK. I need a strong partner. I hope you can support me."

For Feng Yu's support, this sentence is also very clear. Li Chaoren must be a controlling shareholder, and Feng Yu is at most a shareholding.

He knows that most of Feng Yu's industries are controlling parties. There are not few equity shareholders, but most of them cooperate with China Government and are not suitable for controlling.

He doesn't know whether Feng Yu can agree to this request. If Feng Yu doesn't agree, then he can only find other partners. Hong Kong still has many wealthy businessmen who are willing to cooperate with Li Chaoren.

It's just that the return period of this cooperative investment may be relatively long. Some people are unwilling and think that it is too slow to return to the original cost. Those people could not see the profound meaning of Li Chaoren's move.The return period is long, but the victory is safe. He can guarantee that this investment will not be lost. Now the UK is in urgent need of foreign investment when the economic crisis triggered by the financial crisis has not eased. At this time, investment can actually be regarded as a bottom hunt.

Those Corporations in his hands will only appreciate in value, not depreciate, so the investment is not a loss. But the amount of investment is relatively high, and many people are hesitant.

"I don't know what kind of investment you are talking about. If I am interested, cooperation is not bad, and it is okay for you to hold shares."

"My Changhe infrastructure is naturally invested in some infrastructure, such as power supply, water supply, pipeline gas supply, etc. Hutchison Whampoa is mainly engaged in ports, retail, and so on. I plan to invest in ports, railways and airports. If communications If I can start, I plan to increase my investment in telecommunications."

As early as the millennium, Li Chaoren invested in the telecommunications business in the United Kingdom, and the business was good. The profits were not high, but they did make money.

Sure enough, Li Chaoren still has ambitions, so many industries want to invest. However, these industries are all done by Li Chaoren, Hong Kong has it, and other countries in Southeast Asia have it, so it can be regarded as rich in experience."Uncle Li, you want to invest in so many industries, and the planned investment amount is not low? So you plan to reduce your investment in mainland and focus on the UK market?"

"More than that, there are also the Australian and Canadian markets. I also plan to increase investment in Nanyang and Malaysia, mainly related to real estate and ports. Investment in mainland will indeed decrease. I have communicated this point. I don’t expect it in the future. For less than 30 billion pounds, I mean the money paid by me."

Feng Yu knows it. Li Chaoren said that the ditch was passed, that is, he said hello to him.

There are inevitably some concerns on the top. Li Chaoren is from Hong Kong, but Li Zeju is Canadian. Moreover, Li Chaoren's Company, registered in the Cayman Islands and Bermuda, said it was for tax avoidance, but it also reduced China's influence a lot.

But what many people don't know is that Li Chaoren's eldest grandson, Li Zeju's only son, is from Hong Kong. This Company will eventually be passed on to Hong Kong people.

Li Zeju had dual nationality before the return of Hong Kong, but after returning to China, China did not allow dual nationality. Li Zeju gave up his Hong Kong citizenship in order to do business better.Under the rule of the British female ~ the emperor, many company mergers and investments will be easier to approve. And Li Chaoren has also made it clear that he is a Chinese, and his roots are here. The best proof is that he rejected the dukedom of the Queen of England.

In fact, Li Chaoren's large-scale investment in the UK is also related to the above. After all, Li Chaoren is still a Chinese. Such a large-scale economic investment is still in infrastructure for the people's livelihood, and its influence on the UK will become very large in the future.

Li Chaoren's Company has to invest 30 billion pounds and needs to find others to form a consortium. Then the amount he really plans to invest will definitely be higher. For the rich man like Li Chaoren, he can't come up with so much money alone. .

"I don't know if Uncle Li asked me to invest in your Company or form a joint venture Corporation?" Feng Yu asked in detail. This is about interests and power. If it is purely an idle shareholder, Feng Yu will definitely not do it.

Chapter 1908: Feng Yu's Additional Conditions

If it is a shareholding, then Feng Yu needs at least a board member/director seat, and also assigns several managers to finance or something. Feng Yu prefers Wu Zhigang to be the board member/director, and the middle-level managers are assigned to Wu Zhigang. Zhigang's selection and formation is also a good time to exercise Wu Zhigang's ability to prepare for future succession to Taihua Holding Group.

If a joint venture Corporation is formed, then Li Chaoren or Li Zeju must be the Chairman, and Feng Yu must be appointed as the president or CEO. Other executives must be negotiated by both parties. Li Chaoren can have more, but not too much.

However, Feng Yu believes that Li Chaoren may not agree to a joint venture. One is that management will not be too convenient. In addition, Feng Yu’s assets are above Li Chaoren. In the case of a joint venture, Feng Yu’s required shareholding ratio is certainly not low.

For example, Feng Yu asked for 49% of the shares. How did Li Chaoren refuse? The major shareholder gave it to you, and the controlling party gave it to you. Do you still agree?

But the key to the success of this event lies in Li Chaoren. He has put so much effort into it, how can he just watch and distribute so many shares to Feng Yu?

Without Feng Yu's investment, he can also attract other investments. If it hadn't taken effect for a long time and the rate of return was not particularly high, he would have planned to borrow directly."To buy shares, you use cash to buy shares and convert the shares to you. However, it cannot be based on the market price at this time. It should be based on the true value of our Corporation.

At this time, most of the companies listed on the company's stock prices are very low. According to Buffett's classic theory, the market value of many companies is lower than their true value, which is a good opportunity for bargaining.

The company's share price under Li Chaoren's name has also fallen a lot. According to the market value calculation, Li Chaoren must be at a loss, not to mention that Li Chaoren has many other jobs that money can't reflect in order to invest.

"Yes, but I still have one request. I hope Uncle Li can agree to it." Feng Yu is very willing to invest in Li Chaoren's Company. Feng Yu never doubts Li Chaoren's earning power, even if Li Zeju is at the helm in the future. With a solid foundation, it can still make money steadily.

For example, last year, Li Chaoren's Company stock fell and the market value fell a lot, but the dividend did not decrease. Last year it was a special case. Many Company stocks with revenue growth and profit growth have fallen, but this does not mean that the value of Company has fallen.

Feng Yu directly agreed, very happy, which made Li Chaoren feel too simple, but Feng Yu had to attach another condition, and Li Chaoren felt that it was normal.Although this time Li Chaoren and Feng Yu invested in the financial market together, it was very profitable and the cooperation between the two parties was relatively happy, but Li Chaoren didn't think that the Li family and Feng Yu were really close brothers.

Even the Fu family, who has been working with Feng Yu for a long time, has not had a relationship with Feng Yu to such a degree. However, Kirilenko from Russia is said to have a deep friendship with Feng Yu. It is not just that many investments have crossed over. This is the best proof that the two are godfathers of each other's children.

"Do you have any requests, even if you put them forward, if you can agree, I won't refuse."

Li Chaoren also became very happy at this time. He very much hopes to forge some good relationships with Feng Yu. In the future, if his two children encounter difficulties in the future, if Feng Yu can help him, he will definitely be able to overcome the difficulties. .

Although he feels that the chances of the two children encountering difficulties are small, it is also a good thing that the two children can have more cooperation with Feng Yu. Especially Li Zekai, who did not take the usual path, paved the way for the eldest son, and also left some wealth for the second son.

"Uncle Li is in Canada. Although the business is not too big, it is not too small. The relationship with that side is not bad, right?" Feng Yu asked seriously."The relationship there is okay. In fact, Zeju has developed a lot of contacts there. What do you think there? If it is the aluminum group of Lituo Group in Canada, we can also say this. Talking."

Li Zeju is a Canadian at this time. He has been the vice president of Li Family Company for many years. He has expanded his contacts and invested a lot there.

Li Chaoren guessed that Feng Yu was going to invest there. If Feng Yu was in trouble over there, he would not believe it. What trouble can Feng Yu encounter? Looks like it does not seem to be in trouble.

"The Aluminum Group of Lituo Group in Canada may also encounter some troubles. It is better for Uncle Li to help, but this is not what I want to say."

For the business in Canada, Rothschild Family has already replied and is 80% sure, so Li Chaoren will help, on brocade, add flowers is naturally good. If you don’t help, the impact will not be too great.

"My investment in the IT industry is not small, but I have never had my own mobile telecommunications operation Corporation. Originally, I preferred Mexico and Brazil, but after a review, the situation is not particularly good and the return on investment will not be too high. "
"In Europe, I also asked people to investigate. Some of the smaller scales are willing to sell, but unfortunately there are too few to integrate resources, and their own construction is too slow. I think there are several good mobile telecom operators in Canada. Business, I don’t know if Uncle Li can help. I want to buy an internet/network that covers the whole of Canada. It’s better to have business in the US."

Feng Yu has always wanted to control a mobile telecom Corporation, which is very important to his entire IT industry. All manufacturers of mobile electronic equipment that can access the Internet have close cooperation with mobile telecom operators. Feng Yu uses Philips channels in Europe and cooperates with the three major state-owned operators in China, but in North America, cooperation But not very pleasant.

To put it bluntly, it is local protectionism. The largest partner of mobile telecom operators in North America is Motorola. Then came BlackBerry, followed by Wind & Rain mobile phones, Nokia and Sony.

This has severely restricted the development of Wind & Rain mobile phones in North America. If it were not for the support of those operators, Wind & Rain mobile phones would have crushed Motorola and BlackBerry, and there would be no fruit. .

Although Canada and the United States are two countries, they are adjacent to each other, and the two sides cooperate closely in many places. The roaming fee between the two countries is also very low.If Feng Yu invests in a mobile telecommunications operator in Canada, he can slowly annex the operators of the United States, and then Motorola will be able to completely fail!

With its own mobile telecom operators, the utilization rate of related technologies can also be greatly improved, and many technological R&D investments have become more cost-effective/worthwhile.

And generally this kind of Corporation has broadband business and TV business, which can also integrate resources with the business in the United States and reduce operating costs.

It was just that Feng Yu asked Ralph to contact Ralph. The three major mobile telecom operators in Canada did not mean that Feng Yu could not afford it, nor was it that the other party would refuse to sell, but that the procedures were uncertain and the local government imposed restrictions on them. .

"If you say that, I have a lot of cooperation with Rogers Corporation, the second largest mobile telecom operator. If we cooperate, I think it will not be difficult to acquire it! " Li Chaoren said confidently.

Chapter 1909: Not Enough Money

Rogers, Canada's second-largest mobile telecommunications operator, has a market value of more than one hundred and five One billion US dollars. It does not seem to be particularly high, but it can be understood that considering Canada's small population base.

However, it would be impossible for Feng Yu to be acquired without 20 billion US dollars. Feng Yu arranged people to measure all of Canada’s three major mobile telecom operators. Rogers, the second largest, should have a real value of about one hundred and eighty one billion US dollars. For example, they have a very powerful broadband internet/network with a wealth of Sales outlets and many outstanding engineers are the assets of Company.

Counting the premium, 20 billion dollars should be almost the same. And this Corporation is in the hands of Feng Yu and integrates with some related businesses in North America, and its market value will definitely soar.

But compared to Mexico's telecommunications tycoon Carlos, this Corporation's status is far behind. Carlos is a monopoly in Mexico. More than 90% of the telephone business, more than 70% of the mobile phone business, more than 70% of the Internet business, and more than 70% of the computer retail business. And the computer retail business is also the largest in the United States.There are also a variety of businesses in Mexico such as construction, mining, food, tobacco, retail, hotels, and finance. He is leading the way, and he also has many investments in the United States and France, and his position in Mexico is extremely high.

Feng Yu never thought about being a monopolist. A monopolist will always bring a lot of troubles and will be subject to various attacks. No matter whether your business is legal or not, a monopoly will not work.

Feng Yu wants to be the industry leader and leader, and any of his industries are developing towards this goal.

For example, the Wind & Rain mobile phone is the industry leader, slowly evolving toward the dominant. L-PAD, AIWA, and Sixth Sense are also industry leaders, but they are not monopolists.

No one has ever accused Feng Yu of being a monopoly tycoon, but I have to admit that Feng Yu controls many products and even many industries.

The monopolist makes people resent, but the dominance and leader can only make people envy and envy, but it is hard to hate people. After all, it has led the industry to develop in a better direction.

Li Chaoren agreed to Feng Yu's terms and was very confident, but Feng Yu was a little worried.

What are you worried about? I don’t have enough money.

This time the final profit has not been calculated, but Feng Yu can make almost 200 billion US dollars with an investment of tens of billions of dollars, which is several times the profit.Such a huge amount of investment can guarantee such a high profit. Anyone should laugh from ear to ear, but Feng Yu feels that the money is not enough.

As for the Lituo Group, Polar Bear Mining Conglomerate is about to be acquired. Kirilenko also feels that IPO financing is not cost-effective/worthwhile, so he is willing to let Feng Yu invest more and hold more shares.

Kirilenko also earned at least tens of billions of dollars this time, and his net worth has skyrocketed, but the Lituo Group is too expensive. If it were all acquired, it would cost at least 150 billion dollars, plus updated equipment. At least 10 billion U.S. dollars should be invested, and if one person is half, Kirilenko will never get out 80 billion U.S. dollars in cash.

Most of the money he invested was raised from loans, as well as the funds he raised through the Financial Corporation in Moscow. The cash he can use is probably only 50 billion US dollars. After all, he still has to keep in his hands. Put down some cash, invest in other industries of his own, and enjoy a luxurious life.

In this way, if Feng Yu wants to acquire Lituo Group, Feng Yu will have to prepare more than 100 billion US dollars, which may not be enough.For the supermarket group in the United States, Feng Yu still took a loan. Although he did not pay the money alone, he is a major shareholder. In the end, he still has to spend a few One billion dollars. And if possible, Fu Guangwei suggests that it is better to acquire another large supermarket chain in North America, so that it can become the second in the industry in North America, second only to Wal-Mart, and to better avoid being suppressed by Wal-Mart. It would be better if Western Europe could acquire another one, and hope to catch up with Wal-Mart.

He has invested in many banks and related industries in the United States and Europe, which is another investment of more than 30 billion US dollars. In order for these businesses to develop smoothly, repay debts, and expand scale, almost 20 billion U.S. dollars of investment is needed.

This time the acquisition of Rogers Telecom Corporation in Canada will cost US$20 billion.

Some of Feng Yu's domestic charity investment is also a huge sum of money. The yacht Corporation he invested in is also under expansion and construction, and there is a lot of money.

In addition, he wants to invest in some ports to ensure that the transportation channels are not completely controlled by others. Although he has a little stake in Hutchison, it is too small. This time he cooperates with Li Chaoren, why he has to spend 20 billion US dollars in shares ?

The point is that the Internet industry is now at the time when it burns the most money, although many Internet companies under Taihua Holdings and Wind & Rain Holding Company have already gone public and have done financing.But the Internet burns money too fast, and if you want to continue to expand, you need more money. Feng Yu also doesn't like to share money with others, so according to his agreement with those Corporations, when those companies want to issue additional shares, he must have the right of first refusal.

Although the additional issuances are all stocks without voting rights, Feng Yu doesn't care, as long as he has dividend rights. Besides, in order to raise funds and invest in the financial market, he and Kirilenko cashed out a lot of Internet Corporation stocks. Now is a good time to buy bottoms, and it is suitable for them to buy bottoms.

Feng Yu found that his two 100 billion US dollars profit, plus the original tens of billions of dollars in capital, seemed to be insufficient.

He also wants to form a huge consortium. Unless he can pull other partners to invest in shares, he will not be able to compete with the world's top consortium in a short time.

And to form a large consortium, not to mention that the procedures are very cumbersome, and others are willing to cooperate with you in this way.

Kirilenko is willing, but he may not be able to completely decide on Corporation matters. There are many people in Russia who say that Kirilenko did not take advantage of the Government when he started his family. He has also made donations to Russia over the years.Fu Guangzheng is the future leader of the Fu family. If he joins Feng Yu's consortium, what will the Fu family do? The Fu family didn't intend to be completely tied up with others, and the right to speak is completely other people's.

The Li family and He family are even more impossible. They can develop very well without cooperating with Feng Yu.

Feng Yu discovered at this time that he, the richest man in the world, and the richest man who hid a lot of wealth, would also worry about money.

It seems that there are some good opportunities to make money, but it is cheaper for others.

Chapter 1910: Opportunity For Fengyu

"Are you going to America again?" Li Na asked while packing Feng Yu.

"I'm going to the U.S., but this time I will go to France first. Would you like to take a few days off and go to Paris with me?"

"Forget it. Recently, many students in the school have not yet signed for jobs, and there are graduation thesis to be counseled, and I still have two reports to submit.

"Wife, what are you doing so hard? It's so good to teach some electives, and it's not a big responsibility." Li Na likes to be a teacher, Feng Yu doesn't object, but there is no need to make yourself so hard, right?

It seems that Li Na has no plans to become a school leadership, so why are you still working so hard to be motivated?

"Elective courses, there are a few classmates who come to class. I teach these compulsory courses and impart knowledge to those students, and it doesn't waste my years of study.

"Okay, if I'm going to play, I'll do it on May Day or summer vacation. I'll tell you in advance. Bring more bodyguards outside. I heard that there has been a strike recently in France. It's especially chaotic."

In fact, every year in Europe and the United States, there are strikes of different scales and labor unions organized in order to strive for more benefits.

The financial crisis has also severely hit the French industry and financial industry. Many companies are in trouble, and companies with layoffs and salary cuts abound.Those workers started to strike. Many of them didn't understand the company's plight, and felt that the management was cheating them. Not only did they resist pay cuts, they also demanded pay increases, more holidays, and more benefits, believing that these are what they deserve.

They don't know that many companies are bankrupted by their own people in this way.

It was still able to operate, and after a good reduction in expenses, and even more efforts to sell its products, the Company recovered after a year or two.

But the workers don't do it. They think the euro has depreciated, inflation is happening, and their quality of life is affected. Then they should raise their wages and have better benefits.

Then they stopped work in protest, which further aggravated the Company's plight. Some companies clearly received orders, but no one produced them. Instead, the Company had to pay liquidated damages.

Feng Yu doesn't know how to evaluate these situations. The workers are fighting for their own rights. It seems that there is nothing wrong, but they chose the wrong time.

If the management fails to communicate well with the workers, there must be problems with management, especially the company's business decision-making direction, there must be problems, otherwise, how can losses be caused, and how can we get through the difficulties by reducing employees' salaries or layoffs? ?This is more typical, and Feng Yu is more familiar with Thomson Group, the former North American electric appliance industry Boss, one of the European electric appliance industry giants, and one of Feng Yu's important partners.

But later, because Thomson was dissatisfied with Feng Yu's dominant position, there were problems with Feng Yu's product development philosophy, and the two sides had some suspicions.

Later, the market proved that Thomson's development in plasma was wrong, and the Company's production efficiency was not high. After sales declined, it was unable to make ends meet.

They hoped that Feng Yu could help, but put on an arrogant posture, which made Feng Yu very upset, so they refused directly. Even Thomson hopes that Feng Yu will use his influence to let China reduce the production of set-top boxes to ensure Thomson's market share.

In order to help foreign companies and restrict the development of China companies, Feng Yu will only agree to it when he is mentally disabled.

Thomson later cooperated with Sony, Dongzhi, etc., hoping to restore the decline, after all, they still have many high-quality businesses, such as some sales channels, patented technologies, and so on.

As a result, Thomson was thrown away by the Japan Company again, because Thomson’s production efficiency was too low, and the labor cost was even higher than Japan’s. Is there four days off for three days? It seems that the working hours have not been reduced, but the efficiency is really high. It is too low.Thomson thinks that he has some advantages in some patented technologies. Compared with Japan's electronic and electrical company, there is no advantage at all. Thomson's research on plasma is good, but Japan's electronic company is the leader, and Dongzhi is the plasma TV. The boss of the industry.

In this way, Thomson once again chose a wrong path, and then went further and further down the wrong path, and went more and more remote. By now, the Thomson Group has fallen into bankruptcy.

Most of their main businesses have fallen into a situation of loss, and the amount of loss is gradually increasing, and there is no hope of turning over.

Thomson shareholders remember Feng Yu at this time, thinking of their best partner ever. So the Chairman of the Thomson Group personally made a call to Feng Yu, with sincere words, and hoped that Feng Yu could visit them and give them some help.

Feng Yu is definitely not going to invest Thomson. The Thomson Corporation’s pit is relatively large, and it takes at least 30 billion euros to turn it over. It is not 100% sure.

And the ratio of investment to return is too low, it is not cost-effective/worthwhile at all. If this money is placed in Wind & Rain Consultation or Taihua Consulting, even if it is invested in Minsheng Bank, there will be a higher rate of return.There are even simpler investments, such as repurchasing the shares of Corporations such as Baidu and Penguin, which can make a lot of money in two years.

Not only the stock price rises, but also dividends.

Feng Yu is here this time, intending to acquire some of Thomson's high-quality businesses. After all, this is the world's fourth largest consumer electronics manufacturer, ahead of Philips, Wind & Rain Electronics, and in many industries, it is the world's top .

Moreover, many of the sales corporations of this corporation have very high value. The sales channels acquired through acquisition can play a significant role in Europe and North America.

And this Company has many world-class R&D centers, many factories around the world, and many joint venture company shares in China.

Feng Yu is still very interested in this, just to see if the other party will be daylight robbery. This time I went with Feng Yu, as well as Philips' Chairman Grad Ketzler. Philips Electronics is currently the Boss of a European electronics brand, and its value has long surpassed Nokia, Ximenzi, Ericsson and so on.

Philips is also Taihua Holdings' best partner in Europe. Many cooperation contracts between the two parties have been signed twenty years later. This time, Philips suggested that Thomson come to Feng Yu, because Philips himself cannot afford some of Thomson's business. He wants to join forces with Feng Yu to divide Thomson.Of course, this division is also limited. For some high-quality assets, some debts can be swallowed, but some non-performing assets that have no hope must also be stripped out, otherwise they will become a hot potato when they are all acquired.

The plane took off and landed and Paris arrived. Feng Yu had a hunch that this time might be the best opportunity for Wind & Rain Brand to expand!

Chapter 1911: Painful Langdu

When he arrived at the headquarters of the Thomson Group, Feng Yu was a little embarrassed. The former Thomson Group has always been the most prosperous and lively place in this area. Countless people come to apply for jobs every day to talk about cooperation, but now, you can net sparrows at the door, it's in depression.

When Feng Yu arrived, Chairman Kezi Lei of Philips Group had arrived first. Seeing Feng Yu coming in, he stood up with Chairman Lang Du of Thomson Corporation.

Lang Du's secretary brought tea and went out and closed the door. There were only three Big Brothers left in the room.

"Feng, Kotzley, we Thomson are in trouble. We have suffered a lot from this economic crisis, and we hope to get help from the two."

Feng Yu waved his hand and interrupted Langdu's words: "I'm not here to help you, I'm here to acquire some valuable assets of your Corporation."

If Thomson was still a partner of Taihua Holdings, then Feng Yu would naturally reach out. In fact, if Thomson hadn't quarreled with Taihua Holdings in the first place, it would not have gone bankrupt as it is today.

Langdu smiled awkwardly: "Feng, as long as the two of us are willing to buy bonds from our Corporation, we can still tide over the difficulties. Our Thomson brand, technology, channels, etc. are still the world's top, and we will still cooperate. very happy."
"Langdu, I have given you two chances. There is an old saying in China, again and again, never again, so I won't give you a third chance."

"To buy your Corporation’s bonds, how many bonds do you need to issue to tide over the difficulties? 20 billion euros or 30 billion euros? How much return can these bonds bring me back? My financial investment Corporation currently maintains the industry The record of the fastest growth and profit is beyond your imagination. Why should I buy your bonds with meager returns and even high risks?"

"If you didn't have some valuable industries, do you think I would come?"

Feng Yu glanced at Lang Du with a look of disdain. It was the stubbornness and arrogance of this old guy that ruined the cooperation between the two sides. To this point, it is also have only one self to blame.

If two or thirty billion euros can enable the Thomson Group to tide over the difficulties and restore its glory in the past, then there is no need to invite Feng Yu to come. There are still many capable investors in France and Europe.

The problem is that everyone does not think that if you give Thomson enough funds, you can turn losses into profits and become the world's top consumer electronics manufacturer again.Not to mention last year’s economic crisis, many people think that this year’s consumer electronics market will also decline. They will also invest in Wind & Rain Brand and Aihua brands if they want to invest. This is the consumer electronics with both strength and potential. famous brand.

Even Sony and Dongzhi from Japan, or four stars from South Korea are also good choices, Thomson? This is not in the consideration of those investors.

Last year, Thomson also issued some additional stocks and raised some funds, thinking that it would be able to tide over the difficulties. As a result, the company's operating conditions continued to deteriorate. They even issued additional stocks to increase employee benefits. What a brain-dead decision!

When the Corporation's business is in good condition and the profits are high, it is as it should be by rights to increase the benefits for employees, but the Company is clearly unable to make ends meet, and the funds are not enough, and do not want to open a water source and reduce outflow, but increase Company cost, what is this not to die?

Maybe they have a lot of pressure, maybe they have to do it, but these have nothing to do with Feng Yu. Originally, as an ally, they have given them pointers. They themselves are not willing to accept it. They always think that Feng Yu is going to let Wind & Rain Brand replace it. Their status in the Thomson Group is now too late to regret.Look at how smart Philips is. When Philips Electronics cooperated with Feng Yu, it was only the fifth consumer electronics manufacturer in the world, inferior to Dongzhi and Sony, and similar to Thomson, but in Europe it was also suppressed by Ximenzi and Ericsson. At that time, Wind & Rain Brand, four-star and so on were not ranked at all.

Now that the Wind & Rain Brand continues to rise, Philips Electronics’ ranking has declined, but Philips has no dissatisfaction because their sales and profits have increased, but not as fast as the Wind & Rain Brand.

This time Thomson is in the dilemma of bankruptcy. Philips has secured its position as the European consumer electronics Boss. Coupled with their position in the fields of household appliances, lighting and medical equipment, Philips’ market value is steadily increasing, and profits have also been rising year after year , There is no dissatisfaction.

Consumer electronics used to be Philips' main source of income, but now it is almost the same as the other three main businesses, and there is nothing unpleasant about the cooperation with Feng Yu.

Feng Yu did not restrict their development in the Chinese market, as long as they help Wind & Rain Brand expand the market in Europe, and the exchange between the two parties is fair and reasonable. Look at how difficult it is for other consumer electronics or electrical appliances brands to enter the Chinese market.Feng Yu can easily make those foreign brands unable to survive, without any national protection method/trick at all, where is the strength.

The two parties exchanged various patents and jointly developed a variety of patented technologies. It is great for everyone to expand toward the Americas together. Thomson relies on being the Boss of the North American market and does not want Feng Yu's brands to develop rapidly in the Americas, but does not want to think that if it were not for Feng Yu, would their Thomson have such a good development in China?

This time Thomson is going to die, and Philips would be happy to see it. It just so happens that they have coveted many of Thomson's assets not a day or two. Before, everyone was a partner, and some expansions required appropriate concessions. Now it’s fine, this time there is no need to bear with them.

Lang Du felt very bitter in his mouth. Feng Yu's attitude was obvious, and he would never help them with money. Although Philips' Ke Celei did not speak, it was obvious that he was in favor of Feng Yu's decision.

Their cooperation with these two companies broke down before, and they turned to cooperate with Dongzhi and Sony. Now Dongzhi and Sony have more stringent conditions. If they agree, then Thomson will really be over.

I just hope that Feng Yu and Ke Cilei can read the relationship of the original cooperation, not too much, so that Thomson can keep them.Langdu sighed, walked behind the desk, took out the two documents that had been prepared a long time ago, and handed them to Feng Yu and Ke Cilei respectively.

"Let's take a look. This is the asset that our Corporation can sell. What do you think, let's talk about the price."

Feng Yu and Ke Cilei took the file, but they didn't look at it. They both put the file on the table and looked at each other.

Lang Du saw this situation, and his heart sank again. It's over. It's obvious. Before coming, Feng Yu had already passed Kecileigou. Perhaps the two had already figured out how to divide Thomson. Is Thomson really finished?

Chapter 1912: Pros And Cons

Feng Yu nodded at Ke Zilei, Ke Zilei said: "Lang Du, we don't read these documents. We already have an acquisition target. If we agree, we will talk about it."

Unspoken implication, if you don’t agree, then you don’t need to talk about it.

Langdu felt extremely aggrieved, but the situation was better than others at this time, so he could only silently nod his head: "Please speak."

"You have seven technology R&D centers around the world, among which we are interested in R&D centers in the United States, the United Kingdom, China, Germany, Spain and Singapore."

Langdu fisted hard, our seven technology research and development centers, except for our French, co-author you all want it!

Their consumer Electronics Company and R&D center are extremely important. The funds invested in technology research and development account for more than 15% of the total annual revenue, and sometimes it is even higher.

Only by staying ahead in technology can they maintain their position. Feng Yu and Ke Cilei are so cruel!

"Also, you have nearly forty industrial parks all over the world. Among them, we are not interested in the United States, Britain, and France. We can talk about the others."The United States, the United Kingdom, and France are the worst losers in their Thomson industrial parks. These Philips and Taihua holdings do not want them. Instead, they want to acquire their industrial parks with little or no loss. Then these loss-making parks are left. How can we? do?

Langdo felt his anger was soaring. Do these two really think that we Thomson are no longer needed? We couldn't cooperate with the Company in Japan, but Ximenzi and Motorola are also interested in us!

"You have a lot of valuable brands, but we have no plans to acquire these. These are the roots of your Thomson, and we keep them for you."

"The related businesses of radio, film, and television equipment are closely related to Feng's industry. He is very interested in this. Also, your film and television post-production, CD production and sales, etc., if they can be sold together, it would be better. ."

"Your patents in many fields, such as electronics, electrical appliances, communications, internet/network, optics, intelligent control, etc., are also good. You sell them all to us. You will definitely not agree to this, but the part authorized to us should be fine, right?"

Since the cooperation between the two parties broke down, Thomson’s patents have no longer been authorized by Taihua Holdings and Philips Group. Of course, Thomson has not been able to obtain patent authorizations from these two companies."You have sales branches in many countries and regions around the world. This time we are losing money. You have the biggest loss in North America. Feng is interested in buying it. In Europe, your losses are also very serious, right? If you are interested, you can accept some bad debts."

"By the way, if you can sell your shares in China's joint venture Corporation, it would be better. Feng can introduce Chinese buyers to you so that you can get more money and save the Corporation's difficulties."

"Well, that's all I think of, Feng, what else do you need to add?" Ke Cilei asked lightly.

Feng Yu shook his head: "What you said is very good. We will discuss the price slowly later."

Langdu's teeth were almost broken, and the two of them were sharing Thomson's assets in front of him, without asking his opinion, how can this be so?!

"Feng, Kotzley, I think you are making a mistake? We are negotiating with some creditors for debt-to-equity swaps so that they can offset nearly half of our debt. We only need to bear a few One billion euros in debt. That's it, do you think these One billion Euros will drag us down?"

The eyes behind Kotzler's glasses flashed brightly: "It is really strange that the world's fourth-ranked consumer electronics manufacturer has to file for bankruptcy protection because of debts of several One billion euros."
"I remember that your stock price exceeded one hundred euros when it was at its highest, but now, your stock price is a little over one euro, or is it because trading was suspended, and it didn't continue to fall, otherwise it will definitely fall below one euro, maybe it will be Mandatory delisting."

"Although it is not all of your assets that are listed, it also proves that investors are not optimistic about the Thomson Group. You said that there is cash on the account and you can continue to operate, but the operation must be profitable. , The continued operation will only bring more losses, am I wrong?"

"In this economic crisis, you have suffered a great impact. Most consumer electronics manufacturers in the world experienced a severe decline in their turnover in the second half of last year. This is the same this year. Many of them even lost money. With Philips, it happens to be a few of them that can continue to maintain both turnover and profit growth, and you happen to be the one that loses the most."

"Think about the other companies that went bankrupt. They didn't pay attention to them when they were a few One billion dollars or a few One billion Euros, and then the next quarter, the loss became tens of billions, and then doubled again, less than a year. , It went bankrupt."
"For example, General Motors in the United States, once one of the top three in the world's top 500, is now planning to file for bankruptcy protection. Also, Ford Car, one of the three major car groups in the United States, has sold some of its business to China led by Feng The consortium has now overcome the difficulties and is expected to make normal profits next year."

"Thomson is the most famous consumer electronics brand in France. It seems to have a lot of state-owned shares? And your French state-owned assets seem to have no money to continue investing. They think that those are more important in investing in postal and telecommunications. Others you are looking for Buyers, who can come up with so much cash? They only need to negotiate for a long time, and then conduct detailed assessments. When you actually trade, I am afraid it is the end of the year. At that time, the assets you sold will be enough to cover Is there a funding loophole? Is it enough to turn you over?"

"We are different. Everyone knows better. We can make concessions in some places, and even take on some debts, and complete the acquisition of some of your assets as quickly as possible. If your French Government approves quickly, maybe If you don’t use it for two months, you can get a lot of money."
"Don't forget, you have violated the debt contract. This time, you will not be able to issue stocks normally, and no one will buy the bonds. Moreover, no other corporation can provide the conditions we can give. How about, you think about it, when shall we discuss the price?"

Ke Cilei had a tongue like a reed, exposing all the situation that the Thomson Group desperately wanted to cover up, and directly put the matter on the table to discuss.

The pros and cons have been clearly stated, and the Thomson Group has no choice at this time.

The previous generation/life Thomson Group was one stumble, unable to rise because of this time, and never recovered its glory. Now Feng Yu gave Thomson another option to see if they would accept it.

Chapter 1913: Tomorrow Yellow Flowers

Feng Yu and Ke Cilei left and returned to the hotel to stay. At this time, Lang Du was urgently convening the Board of Directors to discuss how to negotiate according to Feng Yu's terms.

They can't agree to all those conditions, otherwise what is left of Thomson? Without business, money cannot restore the glory of the Company.

They can only selectively agree to those conditions, and then when they sell these assets, they can strive for the maximum benefit, get as much cash as possible, or dump more bad assets such as debts to Feng Yu or Philips. group.

Of course, Lang Du also knew that this was impossible, and the other party was not stupid, and obviously had a psychological advantage, so the bid would not be too high. They need to find a balance point in it, a balance point acceptable to both parties.

Langdo believes that even if the Thomson Group is sold as a whole, Feng Yu can afford it. Haven't heard that Feng Yu recently acquired a commercial bank in the UK, and then acquired many related financial industries in North America.

It is said that they are still planning to acquire Lituo Group with Kirilenko, which has a market value of more than 100 billion U.S. dollars and is one of the three giants in the mining industry whose real value can definitely reach 150 billion U.S. dollars.Feng Yu had just returned to the hotel and sat down for a while. He heard a knock on the door. The bodyguard looked at it. It was Jimmy Zhou, the overseas director of Taihua Holding Group, a British Chinese.

"Chairman, the team has all arrived, when will we start negotiations with the Thomson Group? Shall we talk with the Philips Group?" Jimmy stood in front of Feng Yu and asked with a bow.

"Don't worry, sit down. Have you purchased the details of the Thomson Group?"

There are also many companies that do business consulting in Europe. They will investigate some companies that may be sold, and then sell them to investors who are interested in acquiring the company to make a profit.

For example, Rothschild Family has this kind of business.

"I bought it, 460,000 euros, it's really too expensive." Jimmy feels a little distressed, 460,000 euros, you can buy some patented technology.

"Don't be afraid of expensive, this information will help you in this negotiation? Time is also a cost. If the acquisition succeeds earlier, we can earn back 460,000 Euros in one day."

"What's more, there will be some detailed evaluation reports of Thomson's assets, right, it can help us better keep the price down, and this money can also be saved."
"This time the acquisition is negotiated. Not only do you have the bonus granted by the Corporation in accordance with the contract, I also grant you a one-week holiday so that you can have a good time in Paris. I will pay the money.

"Thank you Chairman, we must acquire the best quality assets at the fastest speed and the cheapest price." Jimmy quickly showed his loyalty.

For a team of dozens of people, to play for a week, the cost is not a small amount. The Chairman is really too generous.

Feng Yu actually had ideas for Thomson’s sales channels and R&D center for a long time. If it weren’t for Thomson’s troubles, the sales of Wind & Rain Brand’s electronic and electrical products in North America should be better. The sales of Lenovo brand and G-BOX should be better. The European market should also expand faster.

Feng Yu knows how important the improvement of technology is to their technology-based Corporation. Thomson Corporation has many excellent technicians and has mastered many world-class patented technologies.

In fact, Thomson’s brands are also very good, but Feng Yu also knows that this is the foundation of the Thomson Group. If even the brand is sold, the Thomson Group will really cease to exist. This is definitely not agreed by the French Government. That is the majority shareholder of the Thomson Group.It's the same in any country. They absolutely don't want to sell this kind of national brand. They are easy to become national sinners and be scolded by the people.

In order to retain these brands, Thomson must also retain some high-quality businesses. The French Government currently does not have more capital investment because it is also in the economic crisis, but it does not mean that they are willing to sell such a large company and brand.

Feng Yu actually didn't plan to acquire all of it. Feng Yu, the Thomson Group's factory, really looks down on it. The production efficiency is too low, the cost is too high, and there are problems in operation.

The sales channels are the most important to Feng Yu, and I have already talked to Fu Guangzheng. The Fu family is very interested in this, and they are willing to form a joint venture with Feng Yu, and then swallow these sales channels to expand Fu's advantage in retail.

Feng Yu is not good at retail management at all, and he does not have many retail talents. Wu Zhigang is even the best in it.

Since Fu Jia is willing to let him take a stake in Fu Jia's retail group, it is not a problem to let Fu Jia. Anyway, Feng Yu has a lot of cooperation with Fu Jia, and Fu Jia is indeed Feng Yu's most important partner in sales.In Feng Yu's eyes, Thomson Group is already a chrysanthemums after the Double Ninth Festival. If there is no new funding, just wait for it to wither. So this acquisition will definitely succeed. The final result is just the amount of high-quality assets acquired. problem.

At the same time, Kezi Lei was also explaining to his subordinates that some agreed with Feng Yu so that Feng Yu and China's business would be handed over to Feng Yu and China. They would not compete, and some businesses that belong to theirs, Feng Yu would not let them Competition, and some others are all based on their own ability, but don't raise the price crazy and let the Thomson Group take advantage. It is really not good. The two parties can form a joint venture Corporation and jointly acquire them.

Chapter 1914: No Cooperation With 喏 基亚

"By the way, Chairman, the CEO of Nokia contacted us and wanted to cooperate with us." Jimmy thought about the report.

"Nokia? Want to cooperate with us? How to cooperate?"

"They want to join the HOS Major League."

Even Wind & Rain mobile phones are now like the sun at noon, but Nokia is still the second in the world, firmly suppressing the four-star, Aihua and Sony brands. As for the IPHONE of Fruit Corporation, it is not worth mentioning.

At the peak of previous generation/life, Nokia's mobile phone sales exceeded 30% of the world, and the industry's dominant position was quite prestigious. Even if it loses the China market in this life, and there are Wind & Rain mobile phones that emerge as a new force to be reckoned with, Nokia is still the Boss of the European market and still occupies the second position in the world.

At this time, Nokia, like the previous generation/life, is the most powerful feature phone, which has fallen into the bottom in the development of smart phones. Now that smartphones are beginning to take off, Nokia's sales have declined significantly.

But even so, Nokia remained profitable last year, but it's hard to say this year.

Nokia has launched several more popular feature phones this year, but it is difficult to conceal their decline in sales. They have now discovered that the Symbian system is really inferior to the HOS system, and even inferior to the Fruit Corporation's IOS.And after Nokia’s research, the tablet computer is really not that difficult. Nokia’s R&D strength is enough to guarantee the production of a tablet computer, but the Sypan system is really not suitable for tablet computers, and not many software vendors are even willing to develop it. The software of their racing system.

It would be too slow just to rely on them to develop their own software. If this continues, the Syban system will not even enter the tablet market, even the smartphone market will be squeezed out.

Looking at that Philips, have you developed any epoch-making technology? It is because of the cooperation with Electronics Company of Taihua Holdings that every product has made so much money from VCD to HD DVD, from MP3 to electronic paper book, from smart phone to tablet computer.

Now that I have joined the HOS Alliance, the right to speak in it is not low. Why does Philips?

If Nokia joins the HOS alliance and can even cooperate with Wind & Rain mobile phones, then they must have the final say in the world mobile phone market.

In this way, Nokia can also produce tablet computers, and maybe even enter the PC field in the future. I didn’t look at that AIWA. It was a music player at first. How many types of products have you launched now?Nokia therefore intends to bow its head and join the HOS alliance to consolidate their position in Europe and continue to expand towards Asia and the Americas. They may not be able to take back the world's top mobile phone production and sales position.

Of course, Feng Yu can guess Nokia's idea that after Nokia joins the HOS alliance, it will be of great benefit to the promotion of HOS, but Feng Yu does not intend to agree.

"Have you contacted Lenovo Kingsoft? Have they agreed?" Feng Yu asked, frowning.

"No." Jimmy shook his head, "They know I'm here, let me ask your opinion. But they are also hesitating, unable to make a decision."

For Lenovo Kingsoft, of course, it should be agreed to allow Nokia to join the HOS alliance, so that they can promote the system to a greater extent, and completely eliminate the Syban system, firmly occupying the smartphone market and The position of the tablet market system Boss is unshakable.

But Lei Dajun and the others also know that this is not good for the development of Wind & Rain mobile phones and Aihua mobile phones. After all, Nokia is Wind & Rain’s biggest competitor, the European market Boss, and the second in the world.

If they also have a better system, then the Wind & Rain mobile phone may not have much advantage in the smart phone, and it is likely that Nokia will regain the market Boss.At this time, Nokia is catching up on the feature phone, and it has been able to fight against the Wind & Rain mobile phone again. If the smartphone catches up again, it is really uncertain who the boss is.

After all, in the North American market, Wind & Rain mobile phones have received more resistance than Nokia.

And if Nokia, Motorola, and Sony are not allowed to join the HOS camp, they are also confident that HOS will continue to be the boss of the smartphone system, and even with Wind & Rain phones, continue to suppress Nokia and other brands.

The former road is easier for Lenovo Kingsoft, while the latter road is more difficult. However, Lenovo-Silver Mountain Corporation is a joint venture Company after all. The main shareholders are divided into four parties, one is Taihua Holdings, one is Lenovo Group, one is Polar Bear Holdings, and the other is Qiu Bojun and Lei Dajun, the founders.

Regardless of whether Qiu Bojun and Lei Dajun are the Chairman and President of the Corporation, it is Feng Yu who really has the final say.

They are also thinking about being able to enter the management of Taihua Holdings in the future. Wu Zhigang will become president or CEO. Qiu Bojun and Lei Dajun are not without opportunities. Jiang Wanmeng and Xu Lihua are not too young. It is estimated that they can only be a deputy. Total or board member/director.

Therefore, Qiu Bojun discussed with Lei Dajun, and still asked Feng Yu for his opinion. It depends on how Feng Yu chooses and they execute it."Notify them that Nokia, Motorola and Sony cannot join the HOS alliance unless we become their shareholders."

A four-star support is enough, and it can get rid of the accusation of monopoly. Feng Yu doesn't want to support too many enemies.

Why these three mobile phone manufacturers are so valued by Feng Yu is because they control the most patented technologies in mobile phones and communications, and Wind & Rain mobile phones also spend a lot of money on this every year.

Fortunately, at the time when they were slack, Feng Yu obtained a lot of authorization from them through Philips, and in the past few years, he has researched on his own, and obtained a lot of alternative technologies, plus the cooperation with Four Star Group , Obtained a lot of patent authorizations from the four-star side, in order to slowly get rid of those company's restraints.

Especially now that Taihua Holdings has a lot of cooperation with Ericsson. Since Ericsson sold all its mobile phone business to Sony, it has specialized in technology research and development and earns money by licensing.

The better Wind & Rain phones sell, the more they earn, so the cooperation between the two parties is still very pleasant.Feng Yu sometimes lamented that China’s communications, electronics, and other aspects of development are still too late. Many patented technologies are in the hands of foreign corporations. Fortunately, now they are catching up. Some technologies can already be exchanged. In the future, it may not be impossible to replace it and stand at the pinnacle of technology.

Nokia's sales have gradually declined in recent years, and its market share has also gradually declined. Feng Yu can't give him a chance to stand up. He must completely step on his feet. Within two years, Nokia's market share will fall below 100%. ten!

Chapter 1915: All Chase After God Of Wealth

The news of Feng Yu's arrival in Paris was not known by whom. For a while, many European Company Chairmen and CEOs came to Paris.

And many media are also moved by the wind. They come here to catch big news. Many locals in Paris suddenly realize that there are so many reporters on the street. It's not Paris Fashion Week now?

As soon as they inquired, they knew that Feng Yu, the richest man in the world, had come to Paris, and suddenly they joined the crowd looking for Feng Yu.

The richest man in the world, what if I could take a photo with him. If he is in a good mood, let me work in his Corporation, that would be even better. Or the richest man in the world thinks I am poor and throws me a wad of euros or even a check. This may be enough for the whole life.

There are also many female models, actresses, etc., who have also come to Paris. They want to have something to do with Feng Yu, even if it is to spread some scandals. Even if not, in case you can get the endorsements of those brands under Feng Yu, you are willing to shoot a print advertisement. Who does not know that when the brands under Feng Yu are crazy, the advertising density makes the peers only tremble.

If you can't stop Feng Yu, you can also stop other executives from big corporations. There have not been so many rich and famous people here in Paris for a long time. They can't miss this opportunity to climb up the branches and become a phoenix."Boss, my phone call has been blown up recently. Many company executives want to meet you." Kameido Masao, who rushed to help, bowed and reported.

The damn Thomson Corporation, in order to stimulate the stock price, directly announced that they had already negotiated with Taihua Holdings and Philips Group about the sale of part of the business, and said that Feng Yu, the richest man in the world, came to negotiate in person to enhance their Thomson's status, making people think, Feng Yu takes Thomson very seriously and stimulates investors to restore confidence in them.

The result was this news, let people know that Feng Yu came to Paris. The local media in Paris also claimed that Feng Yu was here to investigate the European market and was planning to increase investment here.

There are even media reports that Feng Yu is here to personally discuss the acquisition of Lituo Group's business, and Polar Bear Mining Conglomerate is discussing the acquisition with Lituo Group. This is no secret.

Then the news of Feng Yu's acquisition of British bank was also mentioned again. Everyone saw that Feng Yu really came to invest.

At this time, the impact of the global economic crisis has not yet passed, and many companies are on the verge of bankruptcy. Even if some can survive, I hope to attract new investment so that they can develop faster. The peer business has shrunk. Isn't this a good opportunity for them to expand?That's it, executives from various corporations are constantly flying to Paris, wanting to meet Feng Yu, and some even shout out, welcome Feng Yu to buy their Corporation!

Feng Yu originally wanted to leave, but felt that this was also a good opportunity. Those companies sent to him to choose, and he thought about it.

Even if the funds he can personally use are not much, he can use the investor funds raised by Wind & Rain Consultation and Taihua Consulting to invest, but Feng Yu will not consider an investment that is too small, how can it cost more than one billion euros , He will personally intervene.

So he called and recruited Kameido Masao, who hadn't been too busy lately, to help. Kameido Masao also brought a team over, and Feng Yu could make the final decision. This is what the Boss should do.

Of course, there is another reason why Feng Yu didn't decide to leave. Elena happened to come to Paris for a concert. Feng Yu planned to stay with her for a few days.

In fact, Feng Yu found it quite interesting for Elena to come to Paris for a concert. Elena's mother tongue is Russian, and later learned Chinese and English, but French is limited to hello, I love you waiting for a few simple words.Those people in Paris don't understand Elena's songs at all. Why are so many people so enthusiastic that they even bought out the tickets for a stadium with 20,000 people. Doesn’t it mean that France’s current economic situation is not good? It seems that it is only for the poor, and there are still many people who have spare money and spare time.

Feng Yu was going out to play with Elena. Hearing Kameido Masao's report on work, he waved his hand: "It's fine for you to make a decision. You should know who you should meet and who you don't need to see at all."

"Go back and submit a form to me for the business you intend to invest in or acquire, and I will just listen to you to report it in person. Also, release the news that I am in China."

With so many company executives gathered in Paris, this is to regard Feng Yu as the god of wealth waving a check. In that case, why not dupe/sway these Company executives to China?

Anyway, this time the global economic crisis, China is one of the least damaged countries, and many companies in China just plan to expand abroad, Europe is a relatively good choice.

Once this news spreads, many executives and media should leave Paris, and it will be convenient for Feng Yu to go out and play.

"Boss, saying that you are in China, does that also indicate your plan to continue investing in Europe?" Kameido Masao asked in detail."It’s good to announce it in the name of Wind & Rain Holding Company. We have invested a lot in the US, and we should expand to Europe. I know that Ralph has more contacts with Europe. Get in touch and let him do some work."

"Then if those executives arrive in China and there are competitors in China, do we still have to compete?"

"Well, you can discuss it with Zong Qingxian or Liu Chuanzhi. It doesn't matter if you make one step. If you are interested in any industry and want to invest, it doesn't matter if you invest."

"Boss, I have been perfectly contented to own the shares of Wind & Rain Holding Company Group. These are enough for my family to pass on. Boss rest assured that as long as it is suitable for our investment and does not conflict with China, I will definitely talk about it all. "Kameido Masao was very excited, and the trust the Boss placed in him made him feel very happy.

Feng Yu patted Kameido Masao on the shoulder: "Thanks, I think Kanda can be the vice president of the sixth sense, and you should give him more trust."

Kameido Masao is overjoyed, and the Boss speaks. This is a great blessing for his son!

He has also arranged for his son to work in the Sixth Sense Group and slowly teach by words and example so that they can be passed on to the Kanda family.The first thing he teaches his son is to be loyal to Feng Yu, and then to be loyal to the family and carry forward the family business.

On the same day, Kameido Masao accepted many media interviews as the president of Wind & Rain Holding Company Group, claiming that Wind & Rain Holding Company Group did plan to increase investment in Europe, but Chairman Feng Yu was not in Paris, but returned to China.

After hearing this news, some Company executives stayed and continued to talk with Kameido Masao, or waited for the arrival of CEO Ralph of Wind & Rain Holding Company.

More people flew to China, chasing the God of Wealth in their minds.

Chapter 1916: Sky-high Compensation

The dignified richest man in the world has to avoid others, but Feng Yu has to do it again. No way, the world's richest man is more attractive than any big star.

Feng Yu doesn't want his life to be disturbed by various media every day. His houses in Beijing and Bing City are all enclosed villas built by Taihua Land. The security is extremely strict, and outsiders don't want to get in.

Many rich people have been stolen by reporters, which is very annoying. In the minds of many rich people, the media should be when I give you news, you come to blast, and when you don’t give you news, you should not dig indiscriminately. It is better for everyone to keep a certain distance.

When Fu Guangzheng was in Hong Kong, he often made headlines on the entertainment page because he was dating a star. Even now, Li Zekai is often on the entertainment headlines, which makes Li Chaoren very unhappy.

If his son makes any achievements in business and is reported by the media, he will be very happy, but every day when he goes to a star, where is the face of the Li family?

Most of those who like to get on the media headlines rely on this to increase exposure and increase popularity, so that they can make more money.

Feng Yu is not like that. Many of his businesses don't need media coverage at all, and they can make a lot of money, such as Wind & Rain Consultation. He wants to keep a low profile.Even in other businesses, he hopes that the Corporation and the brand will be noticed by others, not his person. But the more this happens, the more curious others are and the more they want to read news about Feng Yu.

The only thing Feng Yu distracted everyone was his social account. For example, Weibo, Twitter, Huaren.com, or Facebook makes people think that he is not that mysterious, but a living person with his own emotions.

After playing in Paris for two days, Elena left, Feng Yu also flew to the UK, Rothschild Family's negotiation on the acquisition of Lituo Group has reached the final price negotiation stage.

In other words, the Board of Directors of Lituo Group has basically agreed to the acquisition by Polar Bear Mining Conglomerate, depending on the final conditions.

Lituo Group requires that the headquarters and important branches of the Corporation cannot be relocated, that is, the branches in the UK, Australia and Canada must continue to be retained.

This is not only related to the interests of their shareholders, but also the interests of those countries, the interests of Company employees.Feng Yu can agree to this. It is nothing more than taxation and social investment. This is nothing. If those countries target them in the future, they will withdraw their capital. If they don't believe them, they dare to do more aggressive actions. Standing behind Feng Yu and Kirilenko is China and Russia. The United Kingdom and the United States are tied up, and we have to weigh whether they can afford it.

In this year and month, wars and struggles have not disappeared, but no one dares to start wars between big countries and big countries. Both sides compromise on face and interests. Occasionally, it is enough for one party to have the upper hand. .

The Board of Directors of Lituo Group also asked for a 30% premium to the market value, saying that this is the true value of their Corporation.

Because Kirilenko arranged for the acquisition of Lituo Group’s shares listed in London, Australia and New York, the share price of Lituo Group increased a little. Now the market value is about 110 billion U.S. dollars based on stocks. .

A 30% premium is one thousand four hundred and three One billion US dollars. This price is lower than Feng Yu's expectation of the highest price of 150 billion US dollars. The Rothschild Family is really good. The price is really good.Of course, there is also the relationship between Li Chaoren and China Aluminum. They have affected the decisions of some shareholders or board members/directors and prevented the Board of Directors from offering too high a price. Of course, it is also related to the fact that the prices of iron ore and other items are not so high at this time.

In particular, China Aluminum originally said that it would cooperate with Lituo Group, either buying bonds or establishing a joint venture Corporation, but now suddenly regretted it. This made Lituo Group’s plans all messed up and there was a problem with funding.

And Rothschild Family persuaded other board members/directors and shareholders to take advantage of the current economic crisis to acquire some other corporations whose market value is lower than their real value. They will definitely make a lot of money in the future, even if they just invest in some stocks, they will never lose money. .

In addition, Feng Yu discussed with Kirilenko and asked Skinner to continue to serve as Chairman of Lituo Group, and even to serve as CEO of Polar Bear Mining Conglomerate, which made Skinner the Chairman of Lituo Group at this time. , The first one expressed willingness to accept the acquisition of Polar Bear Mining Conglomerate.

Skinner has served as Chairman of Lituo Group for a long time, and has a great influence on the Board of Directors. If he continues to stay, he will not only have power, but also have stock awards or stock subscriptions every year, in addition to high salary. These are also benefits.Driven by the desire for power and the satisfaction of hope and interest, Skinner also completely fell to Polar Bear Mining Conglomerate and applied to suspend trading of Lituo Group's stock, making the acquisition of Polar Bear Mining Conglomerate easier.

At this time, Polar Bear Mining Conglomerate has acquired about 20 billion U.S. dollars worth of shares of Lituo Group on the stockmarket and is already the largest shareholder of Lituo Group.

The next step is to acquire the Lituo Group as a whole, and the funds need to be placed in the bank for supervision. In other words, Feng Yu and the others have to place more than 140 billion US dollars on the account. They cannot move until they are approved. .

Here, some risks are involved.

Previous generation/life China The more famous thing here is that Xinhua Capital acquired Yundian Baiyao, with more than 2 billion yuan, and placed it on the account for supervision. Then the two parties negotiated the conditions and were finally stopped by the local Government.

These two billions of dollars have been put aside for almost a year, the funds have been seriously idle, and a lot of money has been lost, and they have been laughed at by colleagues.

There has been a precedent for this situation in foreign countries. After discussing it with your Corporation Board of Directors, and you sign and agree, then you must work hard to make this acquisition successful.

Our funds are left idle in the account. If the final approval is not passed, we will lose a lot of money. You have to bear this kind of risk, or you can ask Insurance Corporation to buy us an insurance to bear.If it is a small acquisition, such as one or two billion, then many insurance companies do this kind of insurance, but this time it is over 100 billion US dollars. How many insurance companies can afford?

Even if you can afford it, how much is the insurance premium?

Lituo Group therefore decided that in accordance with the industry regulations, they can directly bear this risk, that is, once the acquisition fails to pass the approval, according to the length of time, they must pay the purchaser a certain percentage of compensation.

Feng Yu and Rothschild Family demanded that the ratio of compensation should be as high as possible, because this is the largest cash acquisition in history and the risk is too high.

The Rothschild Family did not disappoint Feng Yu, and finally negotiated a compensation plan with a 5% guarantee and a 10% cap. In other words, if the approval fails, the Lituo Group must compensate Feng Yu at least 70%. The compensation of more than one billion US dollars, the highest compensation is more than 14 billion US dollars!

This compensation has reached the highest level in history!

Chapter 1917: No. 1 In The Mineral Industry

Kirilenko then came to London and signed an acquisition agreement with Chairman Skinner of Lituo Group and held a press conference.

At the same time, it was announced that Lituo Group's stock may be temporarily delisted and will only consider whether to relist after the Corporation's business integration.

In fact, Kirilenko doesn't want to be listed in Australia. The financial market there is too weak. It is completely incomparable to New York and London, and it is not even comparable to emerging markets such as China and Russia.

The listing of a company’s stock in two places can reduce stockmarket risks and expand the Company’s influence, but there is no need to list in the three places, especially in the less developed market of Australia.

Besides, the market value of stocks is now lower than their true value. At this time, the stocks are delisted and the stocks are repurchased. After the business integration is completed, the company's profits will inevitably rise to a certain extent.

In the future, if the Corporation's funds or their funds encounter difficulties, it will be fine to sell a little more stock. It does not necessarily have to be listed to raise funds, and they have no real intention to cash out a large amount of profit.After Polar Bear Mining Conglomerate signed an acquisition agreement with Lituo Group, it caused severe shocks in the industry. Many people who don’t know the truth are clamoring about the dark trading scene. Why did BHP Billiton bid 170 billion U.S. dollars last year, but Lituo Group did not sell it, but now it is sold for a total of more than 140 billion U.S. dollars ?

In fact, this matter is easy to understand. At the beginning, BHP was bidding 150 billion US dollars at the stock price, and then the premium was raised again, but it was acquired by financial leverage, and many of them were discounted with BHP’s stock. However, BHP’s stock price fell 40% faster than when it was high.

Lituo Group is the same. Its stock price has fallen a lot from the original price.

If they had accepted the acquisition at the beginning, then the shareholders of Lituo Group may get less than half of the cash, and the rest are BHP stocks, and the value of this part of the stock has fallen. To measure, what they can actually get The money may be around 130 billion US dollars, which is not as high as it is now.

What's more, they have been in business for more than a year, with a turnover of tens of billions of dollars and a profit of tens of billions of dollars. Don't these all have distributed dividends to shareholders.

"Forbes" focused on this news and stated the various benefits of this move to the industry. Of course, it also deliberately avoided the disadvantages to other companies.For example, Lituo Group was once one of the Big Three in the mining industry, although it only ranked third. But this time the acquisition is completed, Polar Bear Mining Conglomerate has become the Boss of the Big Three in the mining industry.

Everyone is still a tripartite, but before I was the weakest Soochow, now I am the strongest of the Northern Wei Dynasty.

In the past, Lituo Group's voice in the industry was not particularly important, but after being merged into Polar Bear Mining Conglomerate, Polar Bear Mining Conglomerate's voice will greatly increase.

Although it still can't compete with Vale in iron ore, the status of aluminum, gold, nickel, and copper has soared. And then cooperated with China Aluminum Industry, then the aluminum industry is the strongest voice.

BHP will still take the pole to cooperate with Polar Bear Mining Conglomerate. Iron ore is not inferior to Vale, and even in other minerals, it can also become a giant in the world to play a critical role.

But "Forbes" didn't say anything about it, it only said how good Polar Bear Mining Conglomerate protects employees, and how lucky it is for the employees of Lituo Group.

No way, who makes Polar Bear Mining Conglomerate the only large-scale mining company that has never experienced worker deaths?This made all Lituo Group employees very excited about this. They did not have any resistance to the company's change of Boss, but showed a welcome attitude.

Especially when they heard that Feng Yu's subsidiary Corporation, the benefits are first-class. This Polar Bear Mining Conglomerate, I heard that the major shareholder is also Wind & Rain Holding Company Group, isn't it Feng Yu?

Chapter 1918: Boss Can Make The Final Decision

"Feng, the next step is to look at the skills of Rothschild Family. If all goes well, maybe within two months, the Lituo Group will be under our Polar Bear Mining Conglomerate! " Kirilenko said excitedly.

Although his shares in Polar Bear Mining Conglomerate were diluted again, and only more than 35% remained, he was still the Chairman of this Corporation.

Become the world's largest mining group Boss. His name as a mineral tycoon is fame follows merit.

"I hope so. Anyway, our agreement has a time limit. The longer they delay, the more they will suffer. If they fail in the end, the compensation for us will not be a small amount. And we will have reasons to sell in large quantities. Tuo Group’s stock can also make them suffer a big loss! "

Let the acquisition succeed as soon as possible, and everyone benefits. If Polar Bear Mining Conglomerate is finally happy, Feng Yu doesn't mind hurting each other.

"By the way, the Chairman of BHP Billiton contacted me. I hope that the joint venture Corporation will now be finalized. After the approval of Lituo Group, the joint venture Corporation will be established immediately."

"Have you agreed?" Feng Yu asked."No, isn't this discussing with you. Why, we don't cooperate with them?" Kirilenko was a little confused. It was not what you said at the beginning. Cooperation will benefit both. Can everyone save costs and increase profits.

"Cooperation, of course, requires cooperation. This is beneficial to the Corporation. It allows us to make more money. It also allows us to fight against Vale and fight for the right to speak in iron ore."

"However, there are many particularities in the way of cooperation. In this regard, we have to strive for it."

"The way of cooperation? Doesn't it mean that the two parties measure the value of assets, each accounting for 50% of the equity?" This is also Feng Yu told him, he also asked the Rothschild Family to tell BHP and trust it, is there any change ?

"Brother Ki, each with 50% of the shares is no problem. What we promised was full cooperation in iron ore, right? But should we also cooperate in other minerals? We have an advantage in some minerals, while others must Hebeituo has an advantage. If we have the advantage, it doesn’t matter if we cooperate or not, or they will actively seek us to cooperate. But if we are at a disadvantage, if we can cooperate with each other by 50%, wouldn’t it be better? "
"One more thing, even if each accounted for 50%, but who finally has the final say on this company? They don’t have enough funds, what should they do if they ask for a listing? The company’s decision-making power, not to mention the position of the president, If the management is to be formed, which side has more people?"

"They are local snakes after all, and we are the outsiders. Although Skinner stays, a large number of executives will stay, but who do you think the locality will support?"

Kirilenko said in his heart that it is still necessary to talk about it, and it must be a support for must and trust. Just like this Corporation in our country, I am sure that I have received the most support, because I am from this country.

However, if the reverse is true, Kirilenko will not do it. He invests in other countries, and he holds many companies. This time they want to become the industry's number one mining group, how can they give the other party the right to speak?

Seeing Kirilenko's upset look, Feng Yu smiled and said, "Do you want to understand? Now that we talk about it, we must be at a disadvantage, because they must have the ability to disrupt our acquisition."
"Once the acquisition is successful, then we will be number one in the industry. At that time, when our position is reversed, we can demand more and better conditions. Even at that time, we assumed a posture of not cooperating if we did not follow our conditions. , They can only stare, because we are backed by China, a major ore importer, and even Russia has to import iron ore, right?"

"Now they are in a hurry and want to negotiate the details of the cooperation as soon as possible, but we are not in a hurry. We can talk about cooperation with other mining companies, such as China Aluminum. The other side is very sincere about cooperation in aluminum. Also. Barrick Gold didn’t mean to contact us, but to do some cooperation with us in gold mining, right?"

"Including other copper mines, nickel mines, coal and many other minerals, we have no shortage of partners. I remember you told me that many minerals in Russia have people who want to cooperate, right?"

"There are many colleagues who want to cooperate with the industry's No. 1 Company. Although BHP should theoretically be our most valued partner, if we don't cooperate, we won't be unable to make money. We just make a little less. , B&B contacted you so anxiously, it also shows that they are eager to cooperate in this area."previous generation/life BHP Bitto finally cooperated with Lituo Group, and occupied the right to speak of the joint venture Corporation, and finally turned the joint venture Corporation into their sub-Corporation, making Lituo Group one of the top 500 companies in the world. 10. The annual turnover exceeds two 100 billion US dollars, which is far ahead of other mining groups.

Why do many companies want to expand and go bigger? Because after getting bigger, the influence will be different first, which will make investors and consumers trust your company more, think you are stronger and more willing to cooperate with you.

Another has a very good promotion effect on the company's stock price, allowing their original shareholders to make more money. And enhance their company's industry status, and even enhance the personal status of these Company executives.

Many times, the stalls are very large, and the integration of resources can reduce unit costs and increase profits. This is why many companies are willing to merge with peers at a premium. Don’t look at me now, it seems to be spending a high price, but merged into my Corporation. After being under the banner, those assets can appreciate and I can also make more money.

"Feng, what do you mean is that we don't talk to Bihe Bituo now? What if he really spoils us? Their influence is not small." Kirilenko was a little worried."So we still have to talk about it now, but we have to put forward some harsh conditions, and then continue to compromise slowly, so that they have no time to make trouble. And tell them that we have many potential partners, and we are discussing cooperation at this time. It’s a good reason to discuss matters one by one, right? When necessary, you can adopt a strong attitude."

"Tell them that we will be the industry Boss. In any industry, the Boss has the final say! "

The most powerful voice in the industry will always be the industry boss. Boss is the leader of the industry. In many cases, many companies in the back are not as good as Boss. Boss has established industry standards that other companies can only comply with and enforce, and can use this standard to exclude other peers and even sanction some peers.

Boss, should have the temper of the boss!

Chapter 1919: Rising Crude Oil Is In Everyone's Interest

After discussing with Kirilenko about the strategy of negotiating with BHP, Feng Yu took out L-PAD to see the latest crude oil futures market.

At this time, crude oil futures have risen to 60 U.S. dollars. Some investment institutions have begun to deliver contracts. They all believe that the global financial situation is not very good at this time, and it is far from before 2007. So for the sake of insurance, this price The contract will be delivered to ensure profit.

After a detailed analysis, He Zhaoji and Feng Yu have the same view. They believe that crude oil prices will continue to rise. The main reason is that large consortia all over the world are working hard to increase crude oil prices.

The U.S. side is because of shale oil. The production cost of shale oil at this time is more than 60 US dollars per barrel. At this price, their production is still at a loss, of course not.

Although the United States is a big crude oil importer, those consortia can ignore these, they will only take care of their own interests.

Consortiums on the European side have many connections with the United States. Of course, they also have shale oil investments. Of course, the price of crude oil continues to rise, which is in their interests. They are also buying up.

The EU is also a major importer of crude oil, but what does it have to do with them? The price of oil has soared tenfold, and they can afford to drive.The consortium in Japan also hopes that crude oil prices will rise, but they have relatively little investment in this area. Japan is a major exporter of cars and is among the top in the world.

They have developed and manufactured many cars with low fuel consumption, which is also the main positioning of their products. Relying on this, they can even wrestle with the three major US car companies in the North American market.

The higher the oil price, the better the sale of other cars. Although car sales have declined, the demand is still increasing and not decreasing. And many people who have bought a car will find that the fuel consumption of driving is a big expense.

Such a low fuel consumption Japan car will reveal one's talent and be chosen by more people.

Last year, Japan’s car sales also declined severely, and even shut down two factories. However, seeing the rising crude oil prices, Japan’s car companies regained their confidence, and even Toyota even announced that they will become the world’s production and sales force at the latest. The number one car company in terms of volume must achieve annual car production and sales exceeding 10 million units within three years!

Of course, there is another point that makes them so confident, that is, isn't General Motors, which is the largest in production and sales at this time, is applying for bankruptcy protection? It is said that the US Government is badly burned about the head (from trying to put out a fire) , Plans to acquire the equity of General Motors, and even intends to hold state-owned assets, with the use of absolutely no bankruptcy.Needless to say, OPEC member states, the higher the price of crude oil, the more favorable it is for them. The price of crude oil fell so badly that their desperate mining could not meet domestic demand. Even because the price of crude oil was too low, the United Arab Emirates broke out an economic crisis.

It is said that the United Arab Emirates has a high crude oil production, a small population, and no wars, but their crazy investment in infrastructure, real estate, tourism and other related businesses has made them too debt.

When the price of crude oil dropped suddenly, they became unable to make ends meet, and the interest on debts owed higher and higher. It was also because of them that the rate of increase in crude oil prices slowed down a lot. Maybe the Government will go bankrupt.

Fortunately, under the leadership of Saudi Arabia, other member states have restricted their production as much as possible, and then tried their best to increase the price of crude oil. If there is no profit in extracting oil, the income of these countries will be sharply reduced. Arab Emirates is their learn a lesson from the mistakes of one's predecessor.

Feng Yu and Kirilenko both reduced their risk reserves at this time because they invested. Feng Yu acquired British bank, invested in so many financial-related businesses in the United States, and in order to acquire Lituo Group, they had acquired a lot of stocks on the stockmarket, and now they put the funds in their accounts to be regulated. They are in the crude oil futures The investment in China has been very small.However, Feng Yu is not still investing through Wind & Rain Consultation, etc. Why, Zheng's, etc. are investing? The profits are not low, and Feng Yu himself has a lot of money left, so he is still paying attention.

"Feng, can this really rise above eighty dollars? If it's too high, it won't be easy, right?"

Kirilenko feels that if crude oil is always going up and down like this, then OPEC members must take some extreme measures, such as not producing oil for a month or something as a struggle, otherwise their status and interests will not be guaranteed. Up.

Besides, those big consortiums will no longer work towards one goal, that is, they will not be able to form cohesion. Now so many people's contracts have been settled, including Feng Yu and his.

"Eighty U.S. dollars is a line. Crude oil may fluctuate around this line for several months, but it will eventually break through. Because when crude oil is at this price, OPEC members can make a lot of money, and they can Use production cuts to stimulate crude oil prices to continue to rise."

"Although according to our news, shale oil will appear in large quantities this summer, the rise in crude oil prices is also in the interests of those companies that produce shale oil. Moreover, OPEC must talk to those countries that produce shale oil. Talk, then threaten to limit production, and finally reach a balance."
"In this way, the price of crude oil will definitely exceed one hundred US dollars again, and China's crude oil imports are still increasing, and it will gradually become the world's largest crude oil importer. This can be seen from the increase in car sales in our country. Last year The global car market has been hit hard, but our sales in China have risen against the trend."

"Europe and the United States and other countries certainly hope that the price of crude oil will rise, so as to curb the rapid development of China’s economy and make China spend more money. But in fact, China doesn’t care too much about these, because China also masters shale oil technology. , There are also many oil fields, and many oil fields have been invested in Africa."

"Everyone will be affected by the rise in crude oil prices, but it will have a greater impact on the U.S. where the economic recession is relatively severe, so China will not stop it. How about, have you discovered that it seems that the rise in crude oil prices actually meets the requirements of all major countries and consortia? interest?"

Kirilenko is a bit trapped, yeah, what's the matter with the swelling? Why does the increase in crude oil prices get the support of all the major powers and consortia?

He couldn't think of how to refute Feng Yu, but he didn't plan to refute it either. Although their investment in crude oil futures has decreased, they still retain a lot. The increase in crude oil prices is also in their interests.He longs for the price of crude oil to grow wildly. After a period of time like this, his net worth will easily exceed 100 billion US dollars. What a wonderful thing!

Chapter 1920: Stock Repurchase

Feng Yu told Kirilenko that when the price of crude oil futures rises to US$75, the contract will be delivered stably and quickly. At this time, although there is still a certain distance from the US$80 line, it is exactly this distance. , Which ensures that it is easier for them to deliver the contract.

The memory of the previous generation/life and the analysis of this life all told Feng Yu that it would take a certain amount of time for crude oil to completely exceed 80 US dollars. During this period, of course, crude oil futures can make a lot of profit after they are well operated, but they are risky on the one hand, difficult on the other hand, and very energy intensive.

Therefore, Feng Yu did not intend to focus on investing in crude oil futures during this period, but explained to He Zhaoji and began to pay attention to prime stock(s) prices.

However, Feng Yu quickly discovered that the price of gold at this time seemed to have reached a bottleneck. Seeing that it was about one thousand US dollars per ounce, but there was no intention to continue to rise, it was obvious that a large number of contracts were being delivered.

This proves that during the period of severe fluctuations in crude oil futures prices, investing in prime stock(s) does not seem feasible. If we comprehensively consider the mentality of investors, the financial market should be in a stable period at this time before it will rise again.

In other words, at this time, the price of gold will also fluctuate in a small range, even for a few months, it will remain unchanged, and then it will rise again.At that time, the price of crude oil will definitely rise, and the increase in crude oil prices will never be lower than that of gold, and may even be higher.

Feng Yu intends to continue to invest in crude oil futures at that time, and the long-term bullish gold price analysis results can be sold, or Wind & Rain Consultation and other funds that specialize in gold investment can invest.

Feng Yu intends to continue to inform China about this news. As for whether they are willing to listen, Feng Yu doesn't care. The country makes more money and becomes stronger. It also has huge benefits for Feng Yu's investment abroad. Feng Yu will not refuse to help.

Just like why American investors always feel superior to others, it is because their country is rich and powerful, knowing that no one dares to pit their investment, so they dare to invest boldly.

However, there are also places where U.S. merchants rarely invest, such as Sanpang and the others. They defaulted every minute and found a reason, and then directly confiscated the factories and equipment you purchased in the initial investment!

They really did not do it once or twice, and even China has been cheated by them. Anyway, they are also expected, no one dares to move them for the time being.

If China moves, it will threaten South Korea, threaten the interests of the United States and Japan, and will inevitably lead to war. China is chasing for a truce and will not do so.The United States dare not. If the United States really moves, then China and Russia will jointly fight with the United States. The United States has absolutely no confidence that it can deal with the two world's top powers at the same time.

As for South Korea, which has been in friction with them, it is even more fearless. After all, they are still the same ethnic group, and there are constant small frictions, but no one will take the lead in making big moves.

On the contrary, the three fats and they also ask China and South Korea for all kinds of aid every year, just like bear children who are confident.

San Fat once sent invitation letters to Taihua Holdings and Wind & Rain Holding Company, inviting them to invest there, saying how good the investment environment is.

Feng Yu directly refused, you must be joking, where to invest?

Even if it is to invest in Africa, Feng Yu is unwilling to go to San Fat and the others. Say you have any rich minerals and welcome investment in mining. After we have invested more than half of it, we will be driven out, and then lose everything one invested.

If there is anything else to build a factory for you, just say that you can build a factory for you. What kind of skilled workers are many, and the average wage of workers is low. If they really get there, if they don’t get a high salary, then they don’t want to start work and withdraw their capital? People can go, but the factory can't take them away, and they can't sell them at a higher price, so they can only get three fats cheaper.But if you go to some more reasonable countries, then your country will be stronger and the other party can be more reasonable. Isn’t there such a sentence? Reading is to talk to the fool × tranquil and even-tempered, and fitness is to let the fool × tranquil and even-tempered talk to you.

It is also true that the country is strong. When facing Feng Yu's investment, other countries will not take any excessive actions. Everyone will follow the international law, tranquil and even-tempered talks, and abide by the contract terms.

If your country is not strong enough and you are still so rich, you are likely to become a walking fat sheep, and you may be swallowed by a wolf at any time. Of course, you can also choose to seek refuge with a certain elder brother.

Gold is not suitable for investment during this time, but He Zhaoji gave another suggestion, which is to invest in stockmarket.

At this time, the stockmarket is still at a low point. The price of many stocks fluctuates at a low level for a long time, occasionally rising a little, and then quickly falling back.

In a bull market, the stocks have a daily limit, and those investors will not sell them. They think that the daily limit will continue tomorrow. But at this time, if the stock rose a little, they quickly sold it, thinking that it would be better to make a little profit or lose a little less.Many stocks are clearly blue companies, but they are also difficult to rise. Of course, there are still some relatively strong stocks whose prices have continued to rise during this period, such as the shares of Lenovo Group.

As the PC industry's No. 1 in production and sales, it has led the new product of the tablet computer, plus the shares of Lenovo Kingsoft, sales and profits are increasing, so many people are chasing this high-quality stock.

He Zhaoji meant that the stockmarket is at a low point at this time, it is better to take the opportunity to buy the stockmarket. If it is not trusted by other corporations, the stocks of Wind & Rain Holding Company and Taihua Holdings' listed subsidiary Corporation are definitely worthy of trust.

Let’s just say Amazon Group. Don’t look at the economic situation in the United States. However, Amazon’s sales in the first quarter of this year have increased over the same period last year, and the profit margin has been maintained.

In order to invest in financial products, both Feng Yu and Kirilenko cashed out the shares of their listed subsidiary Corporation at a high point. At this time, it happened to be a good opportunity to buy back at a low price.

Whether it is repurchasing with two holding groups or investing with Wind & Rain Consultation and Taihua Consulting, it is a very good choice. In two or three years, it is possible to increase by 50% or even double.

Although the profit from futures investment seems to be lower than that of futures investment, there will never be an opportunity as large as crude oil price fluctuations in a short time.Moreover, the repurchase of stocks is also conducive to Feng Yu's resumption of absolute controlling interest in the subsidiary Corporation.

Feng Yu originally planned to repurchase those Corporation stocks at the end of this year. He analyzed that from the second half of the year to the end of the year, the price of crude oil will definitely rush from 80 U.S. dollars to over 100 U.S. dollars, maybe even more first year.

Then at that time the contract was delivered, part of the investment in gold was returned, and the part of the sub-Corporation stock was repurchased.

But since there is no good investment project during this period, it is fine to buy back the shares of Corporation first. In particular, He Zhaoji also told Feng Yu a piece of news that made Feng Yu firm in his determination to start buying back shares of the subsidiary Corporation immediately!

Chapter 1921: Which Is The Real Purpose?

"What are you talking about? I found that there are a lot of stocks of companies such as Amazon and Google on the market that are buying dips?"

In order to make higher profits during the financial crisis, Feng Yu and Kirilenko cashed out a lot of subsidiary Corporation stocks at high prices to raise more funds.

Although stock pledges can be used, a round of consultations on stock pledges gave up to 70% of the market value at the time, which was not only much lower than Feng Yu expected, but also not low interest payments.

Therefore, Feng Yu finally decided to cash out the non-voting shares in his hands and raise more funds.

Among them, the stocks of IT Technology Corporation are the most cashed out, because this kind of Corporation is most vulnerable to shocks during the financial crisis.

In the bull market, IT technology stocks will be high, such as Microsoft and others, are very strong in the bull market. But in a bear market, leaders like Microsoft often lead the decline.

Amazon and Google are the leaders in various industries. They will rise quickly when they rise, and fall quickly when they fall.

It is a very good choice to cash out first, and then repurchase when it reaches the bottom. Anyway, even if they sold a lot of stocks, in the end, those founders, together with Wind & Rain Holding Company, still held more than 51% of the company’s shares, and they also held more voting shares, Board of Directors will never be accidental.The stocks of companies such as Amazon and Google will surely rise back. Feng Yu is very confident about this. But at this time, some people are buying a lot of their Corporation's stocks. Are they planning to invest in gains, or are they planning to subvert the Corporation's voice?

If an institution holds the same number of shares as Wind & Rain Holding Company, and then wins over the founders of the holding Corporation, the Corporation may not necessarily be the final one.

"Where is Kirilenko's Yi Bai waiting for the Corporation?" Feng Yu asked again.

He asked Kirilenko to cash out Yibai's stock. If the company's right to speak is subverted because of this, wouldn't Feng Yu become a dog head soldier?

Although I have made a high profit with Kirilenko this time, Yibai is definitely a stock suitable for long-term investment, and it is also suitable for passing on to children. Kirilenko did not spend much time on Yibai. If this is true Kirilenko must not go mad if his controlling interest is stolen by others.

"The same situation exists, but they are all very low-key and scattered across multiple investment accounts, but we are enough to be sure that there are several large consortia in Europe and the United States."

These subsidiaries in the United States all have a major consortium in the United States as a share of Dongzhi One. This is also the result of having to compromise. Otherwise, let alone going public, I am afraid that their operations will be hindered in various ways.It now seems that those shareholders are ready to increase their voice. If they are allowed to do so, it may not be the one who has the final say in the future of this Corporation.

"Okay, I see, you continue to pay attention, and then prepare funds, we are going to start buying back stocks! "

Hanging up He Zhaoji's video call, Feng Yu connected to Ralph.

Ralph's face quickly appeared on the screen. He was sitting behind his desk, and he could see many documents scattered on his desk, which seemed to be busy.

"Boss."

"Well, Ralph, you have been paying attention to the business in Europe these days, right? So have you paid attention to the US?"

"Boss is talking about the frequent trading of Amazon and other subsidiary Corporation stocks? I just learned about this. I have arranged someone to investigate and I am planning to report it to you."

Ralph knows, and has made some countermeasures, which is still not negligent.

"What do you think about this matter?"

"Boss, I guess it is the other shareholders of the subsidiary Corporation who intend to increase their shareholding in the Corporation to increase the shareholding ratio. Although the subsidiary Corporation has several board members/directors stationed by large consortia, we really have the final say. Wind & Rain Holding Company Group."
"Those big consortiums, I am afraid they are not willing to be only idle shareholders who take dividends. They want to increase their board member/director's voice, and even plan to win over the founders and other executives of the subsidiary Corporations and take our major shareholder to the ground! "

This is why Feng Yu doesn't like the company's listing. The number of shares issued is less and it is not worth listing. If there are too many issues, the absolute controlling interest cannot be maintained, and even more than half of the equity cannot be maintained.

Due to the cash out of many non-voting stocks and preferred stocks, the shares of companies such as Amazon and Google held by Wind & Rain Holding Company are only over 40%. Although they are still the absolute largest shareholder, if other shareholders are grouped together In addition to the energy of those large consortia in North America, the power of this Corporation may still be passed, even if Wind & Rain Holding Company owns half of the voting shares.

This involves very complicated legal relationships, but Feng Yu doesn't need to bother about it. He only needs to buy back some stocks and ensure that Wind & Rain Holding Company holds more than 50% of the shares.

It is even better to hold more than two-thirds if possible.

These are also some of the problems that you have to face when investing in other countries. Partners are not satisfied with you and want to get more. What should you do?

If it was Feng Yu a few years ago, he might have to compromise again and distribute more profits to the local consortium.But now it's different. Feng Yu's personal assets have risen to a very high level. With Kirilenko and other partners, and the state behind him, Feng Yu is not worried about what those big consortia can do to him.

"Ralph, discuss this matter with Kameido Masao and report it to me with a charter."

Feng Yu immediately notified Kirilenko of the news and asked Kirilenko to discuss with his team how to respond.

At the same time, Feng Yu also asked Zong Qingxian to pay attention to whether the subsidiary Corporation stocks listed in Hong Kong by Taihua Holding Group are also being quietly acquired.

Don't think that the stock price didn't rise sharply, it didn't happen. Pay attention to the turnover rate or something.

After their analysis, Ralph gave Feng Yu two answers. One is that those Corporations are to increase their shareholdings, to increase their voice, or simply to be optimistic about the potential of the Corporation and want to increase investment profits. Another possibility is that they deliberately made this kind of acquisition of Corporation stocks and subverted Corporation's power, and then lured Wind & Rain Holding Company to compete with them and raise the stock price.

In this way, the stocks they bought at a low price before can just be thrown out to make a profit, which is equivalent to Wind & Rain Holding Company helping them make money.Both possibilities are true, and it is also possible that the other party is prepared with both hands. If you can acquire enough stocks, then you will buy them frantically. If you can't, then cash out at a high price after the stock price rises to make a profit.

Feng Yu is also pondering, which one is their true purpose?

Chapter 1922: American Consortium

Because there are various possibilities, the existing data cannot analyze the other party's ultimate goal, or the other party's goal is also being adjusted at any time.

But in any case, repurchasing the shares of the subsidiary Corporation is now an urgent matter, and the ultimate impact is nothing more than the amount of repurchase and the price of the repurchase.

Feng Yu took a look at the funds that could be mobilized. Because of the Lituo Group, the cash he could use was really not much.

Fortunately, Wind & Rain Consultation and Taihua Consulting are getting more and more famous at this time. Although the gate is high and the commission is high, the people who use the pole to invest are still continuously.

In addition, Feng Yu also has some fund corporations in North America, all of which were acquired in the past two years. A sum of money can also be raised there. Therefore, Feng Yu did not intend to continue to deliver some crude oil futures contracts now, that would not be cost-effective/worthwhile.

Anyway, these Corporations are not his final say, and they can be sold directly to Wind & Rain Holding Company Group or Taihua Holding Group.

Kirilenko also gave Feng Yu a reply. The final answer given by his team is the same as Feng Yu. First use the fund Corporation and other companies to repurchase the stocks of the subsidiary Corporation, and then wait for their crude oil futures contracts to be delivered before deciding whether to start an acquisition war with the other party.Feng Yu went to New York and took the command in person. He wanted to see what the other party thought this time, and who was leading the matter.

When Feng Yu and the others just started to repurchase the shares of the subsidiary Corporation, they discovered that those accounts that had slowly acquired the shares of these subsidiary Corporations suddenly began to take in the master stroke.

Feng Yu also quickly learned who is behind the scenes involved this time.

Morgan Consortium, Goldman Sachs, Rockefeller, Citi, DuPont, etc., almost all major consortiums in the United States have taken action. Are they planning to join forces?

Feng Yu certainly knows that the top ten consortiums in the United States are actually tangled and complicated. They marry each other and dispatch board members/director executives to each other. Consortiums in the United States rarely cooperate with each other because they are also competitors and all want to achieve monopoly in their own industries.

But now it is different. They even cross-shareholdings in many industries. The relationship is tangled and complicated, and it is difficult to have clear boundaries to separate them.

There have always been rumors that the top ten consortia and the four big families in the United States are the real power behind the scenes in the United States, and all major events in the United States have their shadows.Even if these are not completely correct, their influence on the United States is absolutely certain. But because of the development of science and technology over the years, many super-rich people have emerged in the United States, such as Bill Gates, Paul Allen and so on. Although they are not comparable to the consortium, it is impossible for the consortium to control them.

In some companies, a person’s influence is sometimes irreplaceable, such as the founders of those companies. Even if their equity was subverted, in the end the bosses behind the scenes had to compromise for them, like Jobs of the Fruit Corporation, who were driven away, but were not invited back.

So although Feng Yu only found the shadow of a few consortiums, this can almost represent the attitude of the ten largest consortia in the United States.

If it is a confrontation with a consortium, Feng Yu is not afraid at all. Regardless of the large scale of the other party’s assets, it may even reach trillions of dollars, but how much cash can be produced? Most of the assets are stocks, real estate, bonds, etc.

But if he fights with the top ten consortiums in the United States, Feng Yu will definitely fail. If the Lituo Group had not been acquired and the funds had not been supervised on the account, Feng Yu would still be able to suffer both sides with the other party.

But at this time, Feng Yu has not much funds available, which is a bit troublesome.At this time, everyone thought that Feng Yu had to find a way to raise more funds to buy back stocks, or could take the opportunity to issue some additional stocks. They are major shareholders and have the most subscription rights, and they can also dilute the equity in the hands of large consortia. Drop.

Or even talk to those big consortia. With Feng Yu's status, no big consortium will refuse to cooperate with Feng Yu.

Even consortia like Morgan, Goldman Sachs, Citi, Boston, Chicago, and Cleveland have invited Feng Yu to be the board member/director of their bank. Many consortia are formed by multiple families. The core of the consortium is their joint ownership. Shares of the bank.

Inviting Feng Yu to be the board member/director of their bank also means inviting Feng Yu to join their consortium and enter the core of the consortium’s power. They all think Feng Yu is qualified.

A world-renowned financial expert like Soros has never had this qualification. When the financial resources reach a terrible point, there will be no more speculation and only investment.

You have ten million dollars, and you can double your profits every year. How many years can you make ten billion dollars?

Others have 100 billion U.S. dollars, and if they don’t use it in a year, they may make tens of billions of dollars. And when someone might want to catch up with them, they will jump out, set up various obstacles, or assimilate them.These big consortiums in the United States intend to assimilate Feng Yu, and they even send someone to say hello. If Feng Yu is willing to become American citizenship, then Feng Yu can lead a national consortium like Goldman Sachs.

There are still many Chinese rich in the United States. If they unite, under the leadership of Feng Yu, it is not impossible to form a Chinese consortium.

Of course, if Feng Yu wants to achieve this goal, other consortiums must also be invested, but the position of the decision maker must be Feng Yu.

Just like Goldman Sachs, it seems that it does not belong to any of the top ten consortia in the United States. It is still controlled by the Jews, but it has inextricable relationships with all consortia, and its status should not be underestimated.

But these conditions were rejected by Feng Yu. Lao Tzu is a Chinese, because Mao wants to join your American citizenship? Others may think it's good, but Feng Yu doesn't like it, and never thought about it.

These benefits are not rare at Feng Yu. With these sub-Corporations under his control, he alone can be worthy of a medium-sized consortium.

If you join forces with Kirilenko and others, you might not be able to fight against this top consortium, and Feng Yu is confident to gain the upper hand.

These consortia may have seen it too, so they plan to join forces to take the opportunity to weaken Feng Yu's influence and weaken Feng Yu's financial resources, in order to force Feng Yu to compromise.They have made this attitude clear now. We will jointly acquire, even if we cannot control those subsidiaries, the better your company will develop in the future, the more we will earn, which is equivalent to Feng Yu helping them make money in disguise.

Didn't these people think that Feng Yu did not have so much cash at this time, and then took action at this time? Feng Yu doesn't have it, but others have it, and he doesn't need to find someone to borrow it, so that big consortia can't take advantage of it!

Chapter 1923: Panic Buying

[Amazon Group acquires XX shopping website in the UK, turnover will increase again]

[Amazon Group has added 100 million yuan this year, and so on. what? Your colleagues want to buy too? Tell them, it's okay. "

What Feng Yu wants now is that more people pay attention to the stocks of these sub-Corporations and then buy them all. This can make some people want to buy more shares of these sub-Corporations, which is also difficult to achieve.

However, on the domestic side, Feng Yu is not worried at all. He is worried about the Corporation stocks listed in Hong Kong and New York.

Wen Dongjun just hung up the phone, Zhang Ruiqiang’s secretary Xiao Zhao called again: “Chief Feng, I want to ask you about something, your subsidiary Corporation stocks, our state-owned assets will not lose money?”

Wipe, can you guys speak, do you think I'm giving someone a holiday message?

Although the news is a bit uncertain, most of it is true, including Google's entry into the China market. Giving users more choices can also highlight that Baidu is more suitable for the Chinese market, and it is also an opportunity for Baidu to enter the North American market.

"If you want to buy it, you can't make a lot of money, but you won't lose money. There are many companies, and there will be many big moves this year. If you think that investing in my company will lose money, you will never invest in the future! "
"Chief Feng, leadership asked me to ask this sentence. Don't blame me. Then I will let someone buy it. Thank you Chief Feng for the news."

Wiping, I knew it was Lao Zhang, and got some important news from him for nothing.

However, it is better for state-owned assets to join in, and let those consortia know that Feng Yu is not without backing. It just so happens that it can completely disrupt the plans of those big consortia. Everyone snapped up the shares of these sub-Corporations, including large retail investors, to see who backed down first.

If you want to take advantage of me, it depends on whether you have this ability!

Chapter 1924: Stock Conversion

The sudden emergence of so many good news from Amazon and other Corporations also made those large consortiums responsible for the acquisition unexpected. This method is obviously to use the news to attract investors' attention and increase the stock price.

But didn't Feng Yu and Kirilenko want to buy back the shares of their subsidiary Corporation? So much good news suddenly appeared, which is not right.

If Feng Yu wants to cash out, they can make more money by releasing these good news and raising the stock price. But now it is Feng Yu who wants to buy back the stock. With so much good news and the stock price rising, don't they have to spend more money?

Normal people wouldn't do this, but Feng Yu did it. .

Soon, they found out how much trouble Feng Yu had done for them.

The stock price has soared, and their desire to buy bottoms has been lost. Originally, they would basically be able to figure out what price they would buy when the market opened every day.

But now the market has risen as soon as the market opens, and the purchase price they have listed is impossible to buy at all!

Only then did they understand the profound meaning of Feng Yu's move, which made it impossible for them to acquire these stocks normally. If you want to acquire, you have to peg a high price, which directly helps those subsidiary companies raise their stock prices.

And many investors are like this. The more they rise, the more they are willing to chase the rise, and even clinging to them, you can’t buy them.In this way, their original desire to secretly buy more of these Corporation stocks could not be realized. Then it is absolutely impossible to control the power of the Corporation indirectly. They can only be a shareholder or a small shareholder.

If the stock price has risen extremely sharply, can't they wait until the high point before selling it?

It's really not easy to do, because such a large number of buying and selling in a short period of time and making a lot of profits can easily be considered as manipulating stock prices.

Although there is no evidence that they are manipulating the stock price, they are the shareholders of these Corporations, and they are buying and selling in such a short period of time. It is indeed suspicious and not easy to explain. This is detrimental to their reputation, which is very important to many investment institutions.

When others want to buy funds or bonds issued by your Corporation, they will consider that if your Corporation really manipulates the stock price, then it may get involved in lawsuits at any time. Can our investment be recovered?

If investment institutions only rely on their own money to invest, then what are they doing in setting up investment institutions? They all need to attract more investors and then use other people's money to make money for themselves.

If the reputation is ruined, the loss will be too great.Now those large consortia have several choices. The first is to plan to hold these Corporation stocks for a long time, at least in the medium to long term. Then this is an ordinary financial investment.

The other is simply to buy at a high price, and put on an attitude of buying these subsidiary corporations.

The other is to talk to Feng Yu and directly convert these stocks into voting stocks. They will truly become one of the Corporation Boss instead of holding these common stocks.

There is another option, that is, to ignore these and to cash out when the stock price becomes higher, but when others accuse them of manipulating the stock price, it will be a little troublesome.

Of course, talk to Feng Yu about converting their common shares into voting shares. This is what they want to promote most, so they sent a representative to contact Feng Yu. Isn't Feng Yu in New York at this time?

Chapter 1925: Power Is Difficult To Subvert

Feng Yu's refusal was also within the expectations of those big consortia. They wouldn't agree to this kind of thing, but even if there is one in ten thousand hope, they still have to try it.

They are not discouraged if they have not fulfilled their long-cherished wish. There are many other options, and there is no need to get angry about this kind of thing. If Feng Yu were just a small rich man, they would have used some unconventional method/trick to let Feng Yu understand that their big consortium had to give up the face.

But Feng Yu's status at this time was enough to be equal to them, and even the reputation among the people was still higher than them.

If something happened to Feng Yu, and something happened in their U.S. territory, they would not dare to imagine what would happen to them, not to mention some of them tend to live peacefully with Feng Yu. Even think of ways to cooperate.

This is another thing Feng Yu asked Ralph to do in the United States over the years. Many of those big consortia are united by multiple families, not monolithic at all, and they are full of competition inside.

Differentiation and wining may not have any effect in a short time, but it will work for a long time. Since the emergence of the “self-killing” of the executives of the Liangfang Group, Feng Yu has paid special attention to safety. He has invested no less in this aspect than the President of the United States.Moreover, the death of Feng Yu has no direct benefit to those big consortia. They are afraid that if these assets are taken over by the China Government, it will be even more troublesome.

That being the case, they can also make a lot of money by buying a lot of these Corporation stocks on the stockmarket. The better the company Feng Yu manages, the more profit they make.

Moreover, Feng Yu can't be won, but other shareholders of the Corporation can be won. They believe that not everyone will be willing to follow Feng Yu.

During this period, they also have many good ways, such as releasing some negative news to push down those Corporation's stock prices again, and then continue to eat at low prices.

Feng Yu handed over the power of these Corporations to the founders, who they believed was the biggest Failed. As long as they pass on the Board of Directors, they can also convert ordinary shares into voting shares.

[Google Corporation has doubts about entering the Chinese market. Is this just a smoke screen released by Google Corporation? 】

[Amazon has encountered many complaints, consumers have lost trust in online shopping]

[Yibei is resisted by many countries, the market may shrink further]

[Penguin Group is called Shanzhai Corporation, and many investors have lost confidence in it]

Chapter 1926: No, I'm Not Well-fed

Juken Miller, the first deputy of Quantum Fund Soros, is also recognized as the successor of Soros.

Feng Yu and Quantum Fund are definitely not friends, maybe even enemies, but today Zhuken Miller stood in front of Feng Yu.

"You want to see me? Is it on behalf of Soros?" Feng Yu asked inadvertently while eating fruit for himself.

"Mr. Feng, I first represent Quantum Fund, and secondly, I represent myself."

"Oh? Interesting, sit down."

The meaning of Zhuken Miller’s words is to talk about Quantum Fund first. If they don’t agree, he personally has something to talk to Feng Yu.

"Thank you. Mr. Feng, let's talk about Quantum Fund first. This time the global financial crisis, economic crisis, our Quantum Fund has also lost a lot, especially in the Japan market and the North American market."

Originally Soros lost a lot of money in the Japan market, and then returned to the North American market, no longer caring about national concepts, and began to short U.S. Stockmarket, hoping to make money back.

At the beginning, it went well. But later, Soros didn't expect that the United States would actually issue a ban on short selling, which made him lose a lot of money again.Originally Soros had a good relationship with many consortia and was able to raise a lot of funds. But after losing the support of those big consortia, Soros wanted to stand up too hard.

At this time, the scale of Quantum Fund has fallen below 10 billion U.S. dollars, and it is far from their peak when they can raise hundreds of over 100 billion U.S. dollars.

The manager of the first hedge fund, it has been a long time since no one called Soros so, and Quantum Fund is no longer trusted by investors.

In addition, Quantum Fund still has many bonds and funds to mature, Soros will lose a lot of money again. Twenty years of hard work, once back to the solution ~ before release.

"However, our Quantum Fund still has the world's top hedge fund managers, and we still have rich information channels around the world. As long as we have sufficient funds, we can still make a lot of money for our customers."

Feng Yu waved his hand: "Why, isn't Soros having a relationship with many big consortiums? Isn't anyone willing to invest in him anymore? Even so, his personal assets are still quite a lot, isn't it this time that he has the confidence to stand up? No more?"

Soros lost a lot during the Asian financial turmoil, but during the Internet/network bubble in the United States, he made a fortune and successfully stood up and once again ranked among the world's top hedge funds.This time Soros actually sent Juken Miller. Could it be that the big consortia no longer trust him? This is really possible.

One mistake, others will not completely lose trust in him. But two or three mistakes, those investors must carefully consider whether to change individuals to make money for them.

Soros had raised funds and almost prevented GCEO rge Bush from being re-elected. Naturally it also represents the interests of some people and has close relationships with many consortia.

Seeing this, no one has invested in him now. Soros has been abandoned by those people. This is to find Feng Yu and plan to let Feng Yu invest in him.

Juken Miller looked a little sad. Those investors who once trusted them so much have no longer invested in them. If there is no new capital injection, they will definitely lose more this time, and Quantum Fund will fall out of the world. Top ranks.

Without the halo of the world's No. 1 hedge fund, it will be even more difficult for them to raise funds. The road ahead will definitely be much harder.

"Mr. Feng, we know that this time you made a lot of money during the financial crisis. Even those old European consortia may not make as much money as you. My Boss said, if you want, he can accept your holdings. Half of Quantum Fund! "Huh? Soros, this is a huge obstacle, and they are willing to give up half of the equity. It took Soros a lot of effort to get the Quantum Fund's power in his hands, and even the big consortia did not agree to buy shares.

Now that he took the initiative to invite Feng Yu to invest in shares, it is enough to prove Soros's current situation in despair.

"I own two of the world's top consulting corporations, and now there are many fund corporations and investment corporations in North America and Europe. For Quantum Fund, I really have no interest in buying shares." Feng Yu refused without hesitation.

If it was the Quantum Fund of rebuke Heaven and Earth, Feng Yu is still very interested, but now, let alone He Zhaoji, they are already very capable, so Soros will give the power to Feng Yu?

That team is carefully selected by Soros. Many people may not be loyal and devoted to Soros and Feng Yu. Such a team is not easy to manage.

Especially Feng Yu has no trust in Soros at all. People like Soros are absolutely unwilling to fail. Once Soros is given a chance to stand up, Soros can completely register a Soros Fund or other funds, and slowly transfer business, even people.Hearing Feng Yu's refusal so simply, Zhuken Miller took a deep breath: "Mr. Feng, then talk about my personal problems. If I go to Mr. Feng's Corporation, what position will Mr. Feng give me?"

With Juken Miller's resume, the top foundations in the world, except for those with some governance colors, can basically apply successfully.

Boss will choose his subordinates, and some capable wage earners will also choose Boss.

At the time Soros told Zuken Miller that he would hand over the Quantum Fund to him this year, and Soros himself began to lead a semi-retirement life.

Now, not only has the Quantum Fund lost a lot of money and its scale has shrunk seriously, Soros has no intention of retiring, and Zhuken Miller is also starting to find a home for himself.

At the beginning, there were four King Kongs under Soros, and three of them left, and the success in other funds was very successful. Only Zuken Miller stayed. I thought it would be more reusable and easier to take over power, but I didn't expect it would become so desolate.

A gleam flashed in Feng Yu's eyes. Zhuken Miller was going to turn his back on Soros and come to do with him? This is also a well-known celebrity in the industry. Feng Yu also thought about poaching him, but at that time Zhuken Miller was not willing.Now that he took the initiative to find the door, Feng Yu hesitated. It's not that Zhuken Miller is not good enough, he is still very good, and his ability is definitely not inferior to He Zhaoji, and may even be above it.

Especially once Zuken Miller is recruited to its banner, it is possible that Zuken Miller will bring some news channels that originally belonged to Quantum Fund.

But Feng Yu thought about it carefully, and still didn't directly agree. He just said that he should go back first, and this matter should be considered.

In the end, Feng Yu still believed that he could not agree. Zhuken Miller could abandon Soros who had been with him for more than 20 years, and he could also abandon Feng Yu.

In the future, if I master the news channels of Feng Yu's investment, I don't know when I will be taken away. It may even be a trick to live in Cao camp but have the heart in Han camp.

This kind of person can't be taken, they are unfamiliar!

Chapter 1927: Don't Want To Buy

"Chairman, Mr. Ralph asked me to report to you. The Chairman of General Motors has contacted us and wants to talk to you about the sale of their assets."

Ralph and Kameido Masao are both in Europe at this time, Feng Yu is here, and it is natural that Feng Yu decides.

Besides, this matter does not actually belong to the Wind & Rain Holding Company group, but should belong to the Taihua Holding Group. The car business must be merged into the Bing City Machinery Manufacturing Group.

Feng Yu had talks with General Motors and Ford Car at the same time, so that both of them knew that each other was talking, so they bought a lot of high-quality assets at very good prices.

Basically, the money was spent by China's state-owned assets, including Jiebao acquired by the Bing City Machinery Manufacturing Group. Feng Yu was all in the financial market at that time.

At that time, Tongyong still had some high-quality assets that Feng Yu liked, such as brands, technologies, sales channels, etc. in the Australian or North American markets, but Tongyong refused to sell at that time.

Last year, Tongyong lost tens of billions of dollars on its books, but this year's losses continue to expand, and there are some losses that are not shown on the books.

Ford car sold most of its foreign assets at the beginning, and it made its peers laugh at the beginning, believing that Ford cut off all the roads of external expansion these years, the gains do not make up for the losses.But now, Ford has begun to balance payments and is expected to be profitable by the end of this year. Although they only kept their North American market, the European market has lost most of their efforts for many years, but this is their base camp, and they still have sufficient funds to expand their business in car rental.

With the use of its mortgage loan Corporation, many mortgaged cars have been recovered, which can only be used as second-hand cars for low-price sales, and they have to hit their own market.

Ford is different. It is directly assigned to its own car rental corporation. In North America and even Europe, Ford has car rental business, and they are the largest in the world.

As for Chrysler, although it was repurchased by a US consortium, it was a pity that it could still make money when it was bought, and it started to lose money when it was bought back, and it is still losing money until now.

That is, they are a consortium formed by a number of rich people, and they can come up with a lot of money to ensure that Chrysler will not be so miserable to General Motors.

But seeing that General Motors had already applied to the Government for bankruptcy protection, Chrysler also put forward conditions for the Government to provide assistance funds.

Saving the Company with government money is better than paying for it themselves. In case they can't save this time, they won't lose all their net worth.However, General Motors’ pitfalls are too big, and the funds used to save the Company from bankruptcy in the United States are simply not enough. GCEO rge Bush had such a big crisis at the beginning, but GCEO rge Bush stepped down safely. At this time, he is making a speech in the United States to make money.

The successor, Obama, is more tragic. When he came to power, he was so troublesome.

The support funds obtained by GCEO rge Bush were not enough at all. As a last resort, the U.S. Government asked for it again, issued a lot of national bonds, and raised a lot of money.

The U.S. Government also learned from Europe, turning some particularly important companies directly into state-owned holdings or even state-owned wholly-owned companies.

When it was General Motors' turn, Aubaniu hesitated. This requires too much money, the debt is so high, and it has to continue to invest, and the Government does not have that much money.

During the period of bankruptcy protection, they need to reorganize the company's assets quickly, strip off some non-performing assets, and ensure the company's competitiveness, so that the company can repay its debts through profit.

At this time, the Government also issued an order to General Motors. You have to find a way to learn Ford car, then sell some assets, get some cash back, and redeem yourself.But at this time the global car market is declining, including Daimler, Baoma, Toyota, Dezhong, Bentian, Hyundai and other car companies are losing money, they suddenly discovered that there are several car companies, not only last year The turnover has not declined, and there has been a high growth, and the profit has also increased, that is, several auto companies in China.

Among the car companies in China, the most powerful one is definitely the Bing City Machinery Manufacturing Group, which is undoubtedly one of the largest car companies in the world.

Others include Shanghai car, Yiqi, Guangzhou car, Jingcheng car, etc., and their strengths have also improved rapidly. Of course, these are all due to China's support of car as a pillar industry.

General Motors first contacted Shanghai car. At the beginning, everyone had cooperated. Didn't they also sell the shares of Shanghai car factory to Shanghai car.

But Shanghai car directly refused. They just bought General Motors’ shares in a domestic joint venture car company. They upgraded their technology and bought some patent licenses from Europe. So now they have no money and no interest in overseas markets. .

General Motors contacted China's major car companies one by one, and even some car companies that were not ranked in China. However, either the other party did not plan to buy at all, or the price of cabbage was quoted without debt. .In the end, they found that they could only come to contact the Bing City Machinery Manufacturing Group, but they said they were just in time for the change of Chairman. The old Chairman was about to retire, so they refused.

Li Mingde is getting older and intends to retire. He has the title of consultant in both Taihua Holding Group and Bing City Machinery Manufacturing Group. The Chairman of Bing City Machinery Manufacturing Group recommends Li Dafu, Feng Yu, Zong Qingxian, Liu Chuanzhi, etc. There is no objection, and there is no objection from the state-owned assets, but it still needs time to make the handover and follow the procedures.

No, General Motors is in a hurry, and regardless of letting the other party know that they are eager to need funds, which will reduce the price, contact Ralph directly, hoping to contact Feng Yu here, they want to continue to let Feng Yu acquire some of their assets.

Knowing that Feng Yu is in New York, General Motors can’t wait to meet Feng Yu right away. They need money now.

Feng Yu looked at the information handed over by Assistant Ralph, which was a detailed assessment of General Motors' assets at this time.

Tsk tusk, too many are marked in red font, these are bad assets that are not worth acquiring. There are not many green high-quality assets at all, and it also includes several major brands under General Motors.As for ordinary assets between high-quality and bad-quality, there are also quite a few. This requires overall consideration. If it can complement the business advantages of the Bing City Machinery Manufacturing Group, it will be equivalent to a high-quality asset. If it cannot complement each other, it will be repetitive, that is, non-performing assets.

Seeing that there are so many non-performing assets, but only so few high-quality assets, Feng Yu, who originally became exhilarated and planned to take the opportunity to continue to expand, suddenly didn't want to buy it.

General Motors, too rubbish, no wonder it will file for bankruptcy!

Chapter 1928: Beg Me

Feng Yu called Li Dafu and asked him some technical questions. General Motors still has many world-leading technologies and patents. Although the price may be a little bit first year, if it is urgently needed by Bing City Machinery, it is worth buying back.

As for the remaining factories, brands, sales channels, and R&D centers, Feng Yu is not very interested.

The salaries and benefits of General Motors employees are too high, and the staff is seriously bloated, and there are too many idle meals. The assets that have to support many people are definitely hot potatoes and cannot be accepted.

Today, Bing City Machinery’s car-related technologies are about to catch up with top foreign car companies, and of course it is also related to the highest proportion of technology investment.

Each of the world’s top car companies has their own best aspects. For example, some car companies are good at speed, some have the best safety, some are good at fuel saving, and some have outstanding performance in power. , And some car companies have beautiful appearance and comfortable interior.

This is also the impression that those brands bring to consumers, or the impression they want to instill in consumers.

Our cars are fast and good-looking, such as those sports cars, but they are generally not safe and comfortable.Different performance, for different markets, different consumer groups, but if you are mediocre in all aspects, the car will not sell well.

When you say that your car is not weak in any aspect, you mean that it is not prominent enough in any aspect, and the positioning is not clear enough, so it is difficult for consumers to raise interest.

After Li Dafu asked the technical director, he sent an e-mail to Feng Yu. According to the document provided by Feng Yu, he outlined some useful technologies.

Of course it’s good to be able to buy it back, but it doesn’t matter if it is not. The technology acquired from the acquisition of Jiebao has not yet been fully understood.

In addition, their own R&D capabilities are also good at this time. How many well-known foreign engineers are also working for Bing City Machinery.

Looking at the technical requirements book given by Li Dafu, Feng Yu raised his eyebrows. There are only a few technologies that are more important? Are there any badly needed technologies?

The car companies of the previous generation/life China can also slowly climb to the top ten in the world, and can also be the world leader in many technologies. After paying more attention in this world, they will certainly do better.

There are some technologies that Bing City Machinery does not have, but Yiqi and Shanghai car have been successfully developed and can be exchanged through mutual authorization.What's more, after forming a strategic partnership with India's Tata car, it has obtained a lot of technology licenses. There are really not many technologies that are really needed.

There are some technologies, indeed Bing City Machinery does not, and partners do not, but the positioning of the car is different, and the development direction is slightly different. Some technologies are suitable for foreign cars, but not suitable for domestic cars.

As many people say, it is not that domestic car companies do not introduce those sports car technologies, nor are they not focusing on research and development, but the domestic traffic conditions are not suitable for sports cars.

You said that in the U.S., highways are among the best in the world. Many people travel across states by car, and they can easily run more than 120 on highways.

Many countries in Europe are doing the same. They are doing very well in road construction. You said China can't do that? Why are China's roads so bad?

Because China has invested more money in railway construction, there are many people in China, and we must first meet the needs of the most people. Just like Japan, South Korea, etc., the first thing you upgrade is public transportation, which is why the high-speed rail research technology here is strong. The trains in the United States are basically equivalent to the speed of China's green trains.Because there are few people on board, it is a little long distance, so people choose plane. It's like China. On some holidays, if you sell less station tickets, someone will point to the ticket office and curse, why not sell me tickets?

There are more people in China, and they prefer cars that can sit in more people and pack more things. Although some people like sports cars, they don’t really feel much.

What's more, where are you going to drive? When you get on the expressway, you have to toll. In many cases, you can only take the lead until the next toll station. Moreover, the traffic regulations of different countries are different.

For example, in the United States, the speed limit on this highway is one hundred and one. As a result, if you drive one hundred and one, others drive one hundred and three. Then the traffic police came to catch you and you violated the traffic regulations.

There is a rule over there, when others are driving at high speed, if your speed is too slow, there is a great safety hazard, so you are responsible.

In China, if you try speeding, some traffic police are waiting to catch you to make money!

So even if it acquired Jiebao, Bing City Machinery did not focus on the sports car. There are some good technologies in this aspect, but there is no need to buy it back.

Chapter 1929: Moment By Moment

Ma Ke's face darkened, yeah, why would he spend a lot of money on his flattering?

Although Feng Yu is a bit young, to become the richest man in the world, which one can have a simple mind? Will the world's richest man lack a flatterer?

His coming this time is also the last effort. He has contacted companies that rank high in the world car industry such as Europe and Japan. Those car companies shut down some factories last year. This year, at most, they will resume work. Continue to expand.

China, the world's best big market, no one cares about General Motors, although they have expressed their infinite desires.

Feng Yu was the last straw he could find. If Feng Yu was not interested in any of their assets, General Motors would have to be taken over by the U.S. Government.

After Government takes over, where will he go?

"Mr. Feng, don't you like us General Motors very much. We were very happy when we worked together."

"Wait a minute, we seem to have never cooperated. Last time, I bought some of your assets." Feng Yu interrupted Marco, emphasizing the word acquisition.

Cooperation? When Feng Yu let Eastern Divine Deer enter the North American market, the biggest resistance came from General Motors.In addition, when Bing City car entered Europe and other markets, General Motors also made manufacturing difficult. Although there are many normal business competition methods/tricks, it also proves that the two parties are in a competitive relationship, never a cooperative relationship.

What is cooperation? For example, the relationship with Tata Group and Philips Group is called cooperation. Everyone helps each other, and whoever encounters difficulties, the other side will reach out.

Feng Yu is like this, you mean enough to me, I must be more interesting. If you treat me as your opponent and want to trample me down, then I will trample you to death first!

At the beginning, Bing City Machinery was very weak compared to the industry Boss General Motors. At that time, Feng Yu's assets were not so much, and he could not really fight against General Motors. It could only avoid frontal confrontation through some other methods.

For this reason, the development of Bing City car and Eastern Divine Deer abroad has been much slower. If it were not for the Eastern European market and the Indian market, the overall overseas market would be at a loss.

Later, Feng Yu had the capital to fight General Motors, but Feng Yu was not in a hurry. Because he knows that General Motors will completely decline at this time, he only needs to push it at this time.

Face-to-face confrontation, injuring the enemy 1,000 and self-inflicting 800, is not necessary.Later, General Motors really got into trouble, Feng Yu loot a burning house, got back a lot of high-quality assets. He also deliberately controlled it, and did not buy too much.

What if General Motors has enough funds to buy too much and it slows down?

He chose a Ford car with better assets. Although it cost more money, it was also very worthwhile. Although those assets carry some debts, they will be paid off next year.

Not only get the brand, factory, technology, etc., but also bring more profits to the Corporation in the future.

Ford car is the same as previous generation/life. Without the help of Government, it got over it by itself, but I heard that Ford car has two more major shareholders.

If it hadn’t been for Ford car that Bing City Machinery hadn’t been targeted, Feng Yu would not have been so easy to talk about.

Later, Feng Yu thought about it. Maybe Ford car didn't pay attention to Eastern Divine Deer or Bing City car at all. Or seeing that General Motors has already given obstruction, they do not need to continue to obstruct it.

Feng Yu leaned on the sofa, picked up the L-PAD on the table, and clicked on a match-making game.

Marco looked at Feng Yu blankly, what's the situation, aren't we talking about business? The talks are at least a few One billion dollars, or even tens of billions of dollars.What is Feng Yu doing? Why is he still playing games with a tablet? Isn't such a big business as important as a game? Or does he really have no idea about buying their General Motors assets?

Although Feng Yu no longer looked at him, Marco still cheeked and did not leave, and continued: "Mr. Feng, you really bought our assets last time."

"But we still have a lot of assets. I have read the memo and you showed great interest last time. Why not let us talk about these assets that interest you?"

Feng Yu didn't lift his head and said, "Those were considered high-quality assets back then, but now, they are not."

It's not a big deal to have a debt of several hundred million, but Feng Yu will never buy a car with a debt of one billion. The car does not have that high profit.

Marco squeezed a smile: "Why, we still have many world-renowned brands under General Motors, and our market share is very high. We can take-out all the assets of those brands to you, just like you buy Volvo, Like Jiebao."

"Oh, what brand of business are you going to sell to me? You'd better think it through. If I don't see any sincerity, then I will let the bodyguards send you out! "With so many brands under General Motors, there are still not many of them that are valuable at this time. Moreover, some brands of technology are not complementary to Bing City Machinery's, so buying them is redundant.

If Cadillac is like this, Feng Yu is still interested. High-end brands still have good sales in Europe and the United States. In addition, this kind of car is generally bought with less loans and the brand value is maintained. It is also convenient for Bing City car to enter the North American market.

"How about Opel? We are one of the best brands in Europe. We have many factories and research centers in Europe, and we have a high reputation."

Feng Yu thought of buying this brand at the beginning, which is very good for their expansion in Europe. But now, Feng Yu is not very interested, because Opel is headquartered in Germany, and the car industry over there is exceptionally developed, and Opel is not ranked at all.

"Not interested, change one."

"How about Vauxhall, it is well-known in the UK market, and the market share there is also very high."

In the UK market, Bing City Machinery is enough to have Jiebao, which is also a car brand with no technical advantage. Feng Yu might as well continue to promote Bing City car.

"Not interested, change one."General Motors has four brands that cannot be sold. Buick, Cadillac, Chevrolet and GMC trucks. These are their four most powerful and famous brands, and they are also their four best-selling brands.

Ma Ke suddenly thought that Feng Yu has not invested heavily in Australia recently, and that this brand may be able to arouse Feng Yu's interest, although this brand is only famous in one region.

"How about Holden, occupying 20% of the Australian market, does this always show my sincerity?" Marco asked anxiously.

Well, I finally named a brand that satisfies Feng Yu, but it's not enough. Feng Yu wanted to buy this brand at the beginning, but he didn't sell anything at the same time. Now he wants to sell it to Feng Yu, and even ask Feng Yu to buy it. For some companies, it's just cheap!

Chapter 1930: Round It Up

"Holden cars? Australia occupies more than 20% of the market? This number sounds wonderful, but how many cars can Australia sell in a year? Not even one million cars this year?"

Even if Feng Yu is interested in this brand, it will not show it directly. Moreover, the Australian market is indeed shrinking. This must be known to General Motors, otherwise it would not be sold so easily.

When Feng Yu remembered the previous generation/life, Holden finally discontinued production. Because the Australian market is over, and factories in Australia, including Ford and Toyota, have shut down. Manufacturing costs there continue to rise, but sales continue to decline.

To put it simply, Australia's market is almost saturated. If you fail to open up a new market, you will be over. At that time, did the same use have new markets? Yes, but not for Holden, but for domestic brands such as Chevrolet and Buick. After all, Holden's popularity is too low.

However, Feng Yu is very interested in the technology center of Horton. Among them, the research on motors, transmissions, chassis, etc., is regarded as the top in General Motors, and the world is also top-notch, which can complement the technology of Bing City Machinery.There is no debt there. Tongyong itself has already laid off its employees. The big deal will be to reduce the capacity of the factory there, and even eventually become a technology research and development center and sales center, and no longer produce.

When Marco heard Feng Yu’s words, there was no trace of embarrassment on his face. He argued: “But Holden’s car is not only in Australia, but also exported to New Zealand, the United Kingdom, South Korea, the United States and the Central~East region. It’s very valuable. And the technology R&D center over there is very powerful and contains many key technologies that we use together."

"Really, you guarantee that you have not mastered those technologies that you use with other brands? It seems that there are not many patents belonging to Holden?"

Holden’s research is successful, and the patented technology belongs to the General Motors Group. Holden holds some less important patents.

"Mr. Feng, the Holden car is really worth buying. It only costs five One billion US dollars."

Feng Yu paused the game, pressed a few times, and clicked on an electronic document."Tsk tusk tusk, seven years ago, Holden had a profit of six One billion Australian dollars a year. Last year, Holden had a profit of less than one billion Australian dollars. How much should he have this year? Is it not a cent or will he lose money? The reason you were able to maintain a profit of close to one billion Australian dollars last year was because you also made layoffs. To be honest, those managers are really too qualified."

Feng Yu shook his head and sighed with emotion. The sarcasm in his mouth changed Ma Ke's face again and again.

How can Feng Yu understand Holden's information so detailed? Is Feng Yu originally planning to acquire Holden’s business and did a detailed investigation?

So did Feng Yu only investigate Holden or all of General Motors' businesses? Is Feng Yu fully aware of the details of General Motors?

"Mr. Feng, Holden’s profit declined because Holden originally held more than 40% of Tongyong Daewoo’s shares. Later, Tongyong Daewoo sold it to Tata Car. So the business has shrunk, and the profits will naturally Will decline, coupled with the decline in global car sales..."

"Wait a minute, our car sales in the China market have not declined, and the car sales in the Indian market have not declined, and our Bing City Machinery sales increased by more than 15% last year, and it may be more this year."

Your decline does not mean that everything is declining.Ma Ke was interrupted by Feng Yu again, but didn't know how to refute it. What Feng Yu said was the truth.

"Mr. Feng, Holden Car's R&D center, spare parts production center, car assembly center, sales channels, etc. are all high-quality assets."

"Really, how did I hear that Holden Car suddenly took on a lot of General Motors debts? Your wholly-owned subsidiary Corporation, I don’t know how to operate internally, but these debts, it seems that Holden Cars shouldn’t originally belonged to them. Right?" Feng Yu asked rhetorically with a smile.

Fortunately, people are collecting information at any time, otherwise the value will almost be measured incorrectly and the negotiation will be very passive. If you can maintain a profit of one billion Australian dollars a year, the price of five One billion dollars is really not expensive, but if you carry a few One billion dollars in debt, let alone five One billion dollars. Feng Yu would not even think about it.

"Debt? Is Mr. Feng mistaken? Last year there was still a billion Australian dollars in profit. How could there be debt?" Ma Ke smiled stiffly. How did Feng Yu know the news? Among the senior executives of Holden car, someone must have been bought by Feng Yu!

"So can you disclose the financial situation? When we talk about asset purchases, we have to learn more about it before we can make a decision." Disclosing the financial situation is a common requirement in Company acquisitions.Where did Marco dare to agree? Before their General Motors came to find Feng Yu, they had dumped a lot of debts from the subsidiary Corporation that planned to sell to Feng Yu.

"Okay, what Horton was originally like, now it should be like, I will not bear any of those debts, so I can talk about it."

"Also, what is the Australian market, what is Holden Corporation, I have investigated very clearly, and even what is your General Motors as a whole, I also know very well, you don't have to lie to me about this."

"Finally, I am a little interested in Holden car, and I am more interested in some of the technologies you use together. I remember that you have a lot of joint ventures in China, including technology research and development centers, and this is also included."

Ma Ke really didn't know how to quibble this time. It turned out that his own bottom had already appeared in front of the other party. The funny thing was that he still wanted to hide it.

If the several joint venture corporations in China are also sold, they will have no valuable assets in China. What remains is some sales channels, but the cars they use together, in addition to joint venture cars in China, imported cars Can't sell a few at all.

He measured it in his mind. Even if these were added together, if some debts could not be shed, he would be able to sell for eight One billion dollars at most. No matter how high it is, no one would want to buy it.If it were two years ago, he offered at least one hundred and five One billion US dollars for these assets. At that time, they were the same industry Boss. They were not short of money and were still rushing for territory.

Feng Yu thought for a while: "By the way, I think you General Motors are also short of money. I will help you. You transfer some patented technologies to me, or give me a permanent license. I can also give you a sum. Technology transfer fees. These plus the assets just mentioned, make up a whole number, 10 billion U.S. dollars. You think it over and give me a reply tomorrow. If the day after tomorrow, I might not want to buy it."

Chapter 1931: Has The Acquisition Changed?

"Marco, I don't think you really want to cooperate well. Do you think these patents are still worth the money now? There are these, authorization? How much is the authorization? These patents must be sold to us to be worth the price. And Holden Although the company’s bad debts have been cleared, how come there are so many employees?"

"Marco, since your General Motors has this attitude, I don't think there is any need to continue the talks. I have prepared the money long ago. I signed the contract and can trade at any time. But since you don't want it, then take these things and leave. Right."

Feng Yu dumped the information to Ma Ke. These little tricks, think that God knows it? Although Feng Yu doesn't know much about the details, he has so many subordinates, and these people are not dry food.

Marco and they think that Feng Yu, the world's richest man, must be very proud, even arrogant. People who are arrogant and arrogant may be negligent and make mistakes.

They only need to take out some very valuable assets on the surface, and then let Feng Yu sign it, and then they will not be afraid of anything. Feng Yu is the world's richest man. If he suffers a loss, he will choose to forbearance for the sake of face. If he spread it out, wouldn't it be a laughingstock?

But today he brought so much information, Feng Yu didn't watch it at all. He sat watching the live broadcast of the basketball game. Dozens of subordinates were reviewing the asset information he provided.And Marco doesn’t know what’s going on. The little method/trick they made was found out so quickly. This shows that it’s not just Holden Corporation, it should be their General Motors headquarters, with Feng Yu people.

General Motors is going downhill. It is expected that this year's world's number one car company will no longer be them. At present, two car companies are most likely to surpass them, or even surpass them.

One is Toyota car from Japan, and the other is German car group from Germany.

Needless to say, Toyota car has soared rapidly over the years and has become the world's second car manufacturer and seller. During the global economic crisis, although Toyota car sales inevitably declined, they quickly recovered, because their low-energy cars are outstanding, and their sales in North America continue to increase, and they have taken a lot of it. market.

As for the Dezhong Group, it owns many world-famous brands, the production and sales volume is also the world's third, and the chance of becoming the world's number one is great.

Everyone predicts that the global production and sales of this year's top car companies will be around 7 million, which is a lot lower than the previous two years. Among them, General Motors had the fastest decline. At their peak, they had more than 9 million vehicles.General Motors knows that Feng Yu owns shares of Bing City Machinery, and also knows that Feng Yu wants to increase the car production and sales of Bing City Machinery. The Chinese market alone cannot meet Feng Yu's requirements, so Feng Yu must be in The international market is working hard again.

Among them, Japan and South Korea markets are not the only ones. The car on that side is very strong, and Tongyong and Dezhong also have to kneel when they get to the market there.

Feng Yu definitely wants to expand the North American and European market shares, so he needs some more suitable technologies, more suitable brands and channels.

It was in this kind of target first situation that General Motors acquired so many junk brands and junk assets, which led to General Motors to where it is today.

Feng Yu should be more proud than the original General Motors, so is it not as it should be by rights to make mistakes? Especially Feng Yu's attitude makes Ma Ke particularly uncomfortable, so he wants to use this method to cheat Feng Yu once.

He magnified the value of many intangible assets, and put a lot of baggage into these contracts through other methods/tricks. He hoped that Feng Yu would be confused by the technology they took out, and then signed it in a confused manner.

It is a pity that his tricks have been completely seen through.The Wind & Rain team is not bad in the playoffs this time, and it seems to be able to enter the finals again. This makes Feng Yu feel good. The players who have been traded have played well and the rookie training is also very good.

Feng Yu turned off the TV and stood up: "Tang, Yang, you two carefully review the value of these assets, how to fight for my interests, you should be very clear, I will not lose you. I have something to leave New York at night, If you don’t agree this afternoon, then give up this acquisition! "

Marco is really anxious this time. What does Feng Yu mean? Everyone talks about business, especially when it comes to the acquisition of tens of billions of dollars in assets. Shouldn't we talk more about it?

Every detail clause should be sought in detail, which may represent millions of dollars in and out. How can Feng Yu be like that, in half a day, the talk is over?

Feng Yu adopted this attitude and told Marco that he has money, but he does not necessarily have to acquire the assets of General Motors. And if General Motors doesn't sell it to him, no one will buy it. Wait for the US Government to rescue it. I don't know when it will turn losses into profits, or only accept bankruptcy.

Feng Yu left. Marco smiled and asked Tony Tang, the vice president of Wind & Rain Holding Company: "Tang, what is the urgent matter for Mr. Feng?"

Tang seemed to casually mention: "I don't know, it seems that Ralph invited him to Saxony, Germany."When Marco heard this, his eyes widened.

Others may not know what Saxony has, but Marco knows very well that it is the headquarters of Dezhong, and that state Government owns 20% of Dezhong's equity and has a veto!

At this time, Porsche Group is acquiring Dezhong Group. It is said that it has actually controlled more than 51% of the equity, and has loaned another 10 billion euros to continue to acquire Dezhong Group's stock.

The head of the Porsche Group is the former CEO of the Dezhong Group. The current CEO of the Dezhong Group is the cousin of the Porsche Group.

Both are listed companies. Porsche Group quickly became the largest shareholder of Dezhong Group through a lightning acquisition, but they were not satisfied yet. They wanted to increase their holdings to 75% and then abolish the Government of Saxony through the EU. Those privileges in Dezhong Group.

The Dezhong Group also rose up under the leadership of the Government of Saxony. The two competed for stocks in the market, which caused the Dezhong Group’s stock to go up and down, which was particularly exciting.

The Porsche Group loaned 10 billion Euros, but the Dezhong Group lacked funds. When they wanted to take a loan, the economic crisis broke out and no bank was willing to give them so much loans.It is said that Dezhong Group is looking for new investors and hopes to introduce a new major shareholder to prevent them from being acquired by the Porsche Group.

Porsche has an annual output of less than 100,000 vehicles. Why did they purchase their annual output of 7 million?

This is a major event in the car industry, and Marco certainly knows it. What did Ralph ask Feng Yu to do there? Could it be that Feng Yu would invest in Dezhong Group?

If Feng Yu becomes a shareholder of Dezhong Group, it will be too easy to open the European market. Would you care about these assets of General Motors?

In this matter, shareholders must immediately know that if a decision is not made quickly, I am afraid that General Motors will lose the last good opportunity to raise funds!

Chapter 1932: Dezhong's Crisis

Ma Ke has thought about whether this is Feng Yu and they are deliberately defrauding him, Feng Yu has no plan to invest in Dezhong Group at all.

But he didn't dare to bet that Feng Yu's attitude was too strong and he did not give him a chance to talk slowly. Who caused General Motors to be so unlucky and seriously short of money?

Although 10 billion US dollars is not much and may not be able to pull General Motors out of the quagmire of bankruptcy, it is very important for Marco.

If the talks are completed, then he has the credit and can continue to hold the seat of Chairman and CEO and continue to hold a high salary. Generally, executives of large listed corporations have annual salary + stock awards. But now he doesn't want stock awards, just raises his annual salary.

Why, not because General Motors is going to be delisted. The stock price has been sluggish for a long time, and if it continues to stay in the market and suddenly falls sharply, bankruptcy will be unavoidable.

Marco reflected the matter to shareholders, and naturally included the U.S. Government.

They are all reprimanding Marco, thinking that he is not doing things badly, but they dare not let Marco directly refuse. In particular, several major shareholders eagerly hope that General Motors can get some cash. The Corporation needs money too much now.

Debt management is normal. Many companies operate in debt. However, the amount of debt is more than twice the value of the company's assets, and they are the only ones.Although they are very clear, it is impossible for the U.S. Government to watch them go bankrupt, because the impact is too great and may make the U.S. economy worsen again.

But it takes time for the Government to raise funds, and they must fight for this buffer period. And if they have money, they can also reduce their debts and make some quicker responses to avoid a more serious situation.

The previous generation/life was not until Feng Yu was reborn, and General Motors began to make a profit, and a year's profit was only a few hundred million dollars.

With an annual production and sales of more than 9 million vehicles, there are only a few hundred million dollars in profits, which shows how much their debt impacts. Debt is getting bigger and bigger.

Feng Yu really returned to his office/bureau at this time, paying attention to the affairs of Dezhong Group.

The development of Dezhong Group has not been very good in recent years. In 2004, Dezhong Group had to sell some shares because of poor management and high production costs, so that they could continue to operate.

Of course, it is also because this year, the European Union wants to abolish the privilege clauses of the Government of Saxony in the Dezhong Group, which is actually a local protection and restricts the rights and interests of other shareholders.previous generation/life Dezhong is still doing well in China at least and has made a lot of money. But in this life, the Chinese market, that is Bing City car. When the Boss, Dezhong and other joint venture car companies can't make any money at all. China car companies are very different from the previous generation/life. They have adopted alternative technologies and then promote themselves Branded car.

Just say last year, when global car sales fell severely, the Chinese market exceeded 11 million vehicles in production and sales. Except for Bing City Machinery, several other large car companies planned by the China Government performed well.

This can be seen from the acquisition of foreign brands by Chinese car companies.

The same is true this year. When European and American car companies are racking their brains to reverse the market slump, China’s side is "excellent on the landscape side". In the first quarter, sales exceeded 3 million vehicles, and the subsequent performance is still good. This year has the meaning of breaking through 13 million production and sales.

Dezhong loses its advantages in the previous generation/life China market, and this life is naturally worse.

Porsche saw the opportunity, and the Dezhong Group itself was made by the founder of the Porsche Group. Their helm at this time was the third generation of the old man named Porsche, who were considered cousins.Porsche Group has always wanted to "take back" the Dezhong Group, so when Dezhong Group sold its shares and issued additional stock financing, they went crazy and increased the equity to more than one-quarter, and became Dezhong Group. The largest shareholder.

Then the Porsche Group pushed the European Union to abolish the German protection clauses for the Dezhong Group, so that after becoming a major stock Dongzhi, they will truly have the opportunity to control the Dezhong Group.

Dezhong Group wants to develop, what should I do if there is no money? They, like many companies, issue some options. This is the kind of bond, and when it matures, it can be cashed or converted into securities of the Company stock.

The Porsche Group borrowed 10 billion euros for this, and slowly eaten it. It is stated to the outside that they just want to increase their holdings of Dezhong Group's stock and have absolutely no idea of acquisition.

In this kind of lie, the Porsche Group holds 42% of the shares of Dezhong Group, and the German Government has a surprise.

At the same time, they also have a large number of options, together, close to three-quarters of the equity is in their hands.

The Porsche Group did not have so much money at the time. The market value of Porsche car was only a few One billion Euros. Dezhong's assets were several times its value.So at that time, the Porsche Group not only borrowed money, but also secretly received support from many hedge funds. But Porsche Cars also began to lose a lot at this time. They made high-end luxury cars, but they burned money very much. At this time, their debts also exceeded two One billion Euros, which is not even the debt of Porsche Holding Group.

The stocks of Dezhong Group have gone up and down. Many hedge funds have lost money. The German Government has also begun to consider how to fight back. Dezhong Group must not be acquired. What they need most now is money.

There are still only a few old ways to raise funds. One is that shareholders take out the money. Then Porsche Group, the largest shareholder of Dezhong Group, naturally refuses to agree.

Or the German Government contributed money and tried every means to buy back shares. Unfortunately, due to the economic crisis, the German Government did not have so much spare money.

Then it is to let Dezhong Group issue additional stocks or issue bonds, but they are afraid that this will cause Porsche Group’s shares to soar again, which will really make Dezhong Group become a subsidiary of Porsche Group.

Therefore, Dezhong Group really contacted Ralph and hoped that Feng Yu could invest in them. They promised high interest rates and hoped that Feng Yu could buy their bonds, but they refused to give equity.Of course, Dezhong Group has another idea, that is, after Feng Yu becomes their share Dongzhi, the China market will not be open to them, and even the Eastern European market will be open to them.

The acquisition of Porsche and Dezhong is placed in China, which is a typical case of individuals swallowing state-owned assets, but it is legal. And this kind of competition between cousins, Feng Yu does not intend to get involved.

Dezhong is now asking for money to acquire Porsche Car, the core asset of the Porsche Group, but Porsche Group also has equity in the family of the Dezhong Group at the helm. According to Feng Yu, the two cousins seem to be at odds, but they still want to The German Government kicked out.

Feng Yu put down the information on Dezhong's side, but let it go. It's not possible to be cheated by the two brothers. Now it depends on whether Marco agrees, and hope that the nail in General Motors can play a greater role!

Chapter 1933: Li Dafu Luxin

Feng Yu had just had lunch in the office/bureau, and Tang came in and reported that General Motors agreed to their offer and was willing to pay reasonable assets.

Feng Yu took a brief look at the form. Holden car had the highest value, and then a technology research and development center in the United States, which contained some patent ownership, was sold to Feng Yu.

Finally, there are some technical patent authorizations, and two European factories, mainly producing spare parts, taking into account the technical research and development of spare parts.

According to the asset evaluation given by Tang, although he has some debts, these assets are worth about 13 One billion US dollars, but there are only 2.7 billion US dollars in debt, which is better than Feng Yu expected.

It is just the equity of China's joint venture company that General Motors resolutely refuses to sell. They have already lost the South Korean market. If they sell all the shares of China's joint venture, they will have no development potential in Asia.

Although there are joint ventures in Nanyang, the output is too low and the sales volume is also very poor. There is no way for Japan to talk about car companies from other countries. India was good at first, but now it's not good enough for Tata.

Feng Yu put down the form and looked up at Tang: "I signed this contract, then can General Motors rise from the dead?"Even if it does not expand, it cannot give General Motors a chance to rise from the dead. The world's No. 1 has finally lost, and the brand advantage is the strongest in the world. In case of recovery, the North American market will still not have anything to do with Bing City car.

"The US$10 billion in cash was not enough for General Motors at this time. General Motors definitely needed assistance from the U.S. Government. According to our estimates, General Motors would need US$40 billion in cash to guarantee that it would not go bankrupt. If you want to rejuvenate, then the money will be doubled."

“The U.S. Government definitely doesn’t have that much money. After all, there are too many companies to save, and many don’t need much money to see the actual effect. Moreover, General Motors still has some powerful shareholders. The U.S. Government cannot help. Those shareholders are out of trouble."

"So this tens of billions of dollars is given. Although it seems to be a lot, it is not enough for General Motors to survive the bankruptcy period. According to our analysis, the US Government must take action. It is precisely because of our analysis. We gave this tens of billions of dollars, and the U.S. Government may adjust its psychological expectations and give General Motors less money. It may be more difficult for General Motors to stand up! "

Feng Yu was extremely happy when he heard these words of Tang. I spent money to improve myself without giving competitors a chance to turn over. I can continue to keep a fuel bottle for the US Government."Okay, draw up the contract, bring it over in a while, and I'll sign it! "

Feng Yu made two phone calls and informed Taihua Holdings and Bing City Machinery that he was going to acquire some businesses of General Motors. This was discussed before and everyone agreed.

Bing City Machinery Manufacturing Group can’t get this money, and Taihua Holdings doesn’t have so much cash, so the relevant shares will have to change again.

Chapter 1934: Do You Know

Sign, throw aside, sign again, throw aside, continue to sign, then throw aside.

All morning, Feng Yu repeated these actions. The Chairman is also hard at work, and signing is too tiring. I really don’t know how those big stars resist signing the fans.

Who makes Feng Yu not appear in the Corporation often? He comes back and forth occasionally, and he must sign some documents that originally required him as the Chairman to sign.

Both Kameido Masao and Ralph were sent out by him. He still has to sign and confirm some major decisions of the Corporation. As for other board members/directors or vice presidents, they have not been fully trusted by Feng Yu. Many signing rights are not authorized to them.

Feng Yu This is the work of three people by one person, and it will inevitably be harder. Fortunately, Feng Yu just needs to sign. If some work is reviewed, then he would be a lazy person.

Huh, is this Google's plan to enter the China market?

Feng Yu pulled out this document and read it alone for a while. But after only reading a few articles, Feng Yu felt that Sergey was too optimistic.Google executives believe that Google is the world’s number one search engine, with the largest market and the most users. After entering the Chinese market, it will inevitably like a hot knife through butter, and it will occupy at least one third of the search engines within one year. The share of prime engines should be on par with Baidu within two years and fully surpassed in three years.

Feng Yu leaned on the chair, put his hand on the desk a little, and then slid forward. On the opposite big screen, a video call interface appeared.

The smart office system jointly developed by companies such as Google, Amazon, and Lenovo Group is now fully equipped in Wind & Rain Holding Company and Taihua Holdings.

As long as qualified departments and sub-Corporations can install this system. It is convenient for everyone to "talk" at any time, and it is also convenient for those subsidiary companies to report to the holding company. Of course, it is more convenient for Feng Yu to guide the company's decision-making at any time at home.

The video is connected and Sergey appears on the screen.

"Chairman, you asked me about the plan? You don't agree?" Sergey thought for a while. The most important thing for the Corporation at the moment is this. The Chairman must have seen his report before contacting him. of."Google wants to enter the Chinese market. I totally agree with this matter. Even entering the Eastern European market is no problem. Although Baidu also has a lot of equity in Taihua, there is an old saying in China, both the palm and the back of the hand are made of flesh, I treat everyone equally favorably to you."

Google wanted to enter the Chinese market more than once, but was stopped by Feng Yu. It's not that Feng Yu thinks that Google is a company in the United States, so it's not allowed to develop in China, but Feng Yu doesn't want Sergey to suffer too much.

Previous generation/life Google officially entered the China market in 2006, then closed the domain name in 10 years, and in 12 years, it withdrew from the inland market and turned to attack the Hong Kong and Taiwan markets.

At that time, the gap between Google and Baidu was much larger than it is now. Google came full of confidence, but left in a desperate manner. Although it has not completely exited China, there are really not many users.

One sentence from Baidu can explain the problem. Chinese people understand Chinese people better, and Baidu understands Chinese better.

Although Google has hired many engineers from China, their core part is still based on English. Baidu is different, with Chinese as the core.

Up to now, Google's development of Chinese search engine is still far behind Baidu, and it is not impossible to enter the Chinese market, but if you want to lay out the battlefield, you will undoubtedly lose.Especially in this plan, it says that Google will defeat Baidu in three years. Feng Yu believes that this is not optimism, but blind self-confidence, even arrogance!

"Sergey, you think Google has the world’s largest market and is recognized as the world’s number one search engine, but do you really think that Google has the largest number of users in the world? Don’t forget that China has a population of billions, and there are nearly five Chinese in the world. Ten million, plus one billion for those who understand Chinese. Do you really think that Google has the most users?"

"Chairman, our number of users has exceeded one billion. How many people are there in Baidu, and how many people use computers in China? Even if you add overseas Chinese and people who understand Chinese, they will definitely not be understood by the people. "

"You think that a word of China is a pronunciation, which is very simple, but how many people around you have learned Chinese?"

Sergey was not convinced after hearing Feng Yu's words. We at Google couldn't translate a Chinese e-mail. The Chairman is too small!

"Chairman, I'm going to have someone translate, you wait for me for an hour, no, at most half an hour! "

Feng Yu's mouth curled up slightly: "Okay, I am waiting for your good news."

Half an hour later, Sergey looked at a few translated documents, still stunned. He yelled at the translators: "Do you know what?! ".Under what circumstances, the results of several professional translations are actually different? Why is the translation of the same passage different? Isn't there no punctuation in this passage, but there are only 21 Chinese characters in total, or only five Chinese characters.

I know you don't know I know you don't know I know you don't know.

This is the most famous advertisement of previous generation/life Baidu. Different sentence segments have different meanings. After being spread through videos on the internet/network, they have received a good comment and have also stunned Google.

Feng Yu handed it over to Sergey this time, let Sergey understand that Chinese is not as simple as they thought!

Chapter 1935: First Divided The South Korean Market

Sergey finally understood that translation is a big obstacle between different languages.

Once the translations between countries were the same, the simplest literal translation was basically just translating each word and then forming a sentence.

China was the same back then, such as OH, MYGOD! Translated into oh my god, or oh my god. In fact, this is the easiest to express in two words, that is-I ~ day!

Such examples often occur internationally. For example, China once had some disputes with the former Soviet Union, and China reprimanded the former Soviet Union for its long-term vision.

Then the former Soviet Union cried out: We never wanted to occupy your Xisu and Xichuan!

This is different from the national conditions and cultural differences of various countries. Some Chinese set expressions, typically of 4 characters, often alluding to a story or historical quotation, common saying, etc., literally translated are simply jokes.

Especially in Chinese, each word has one meaning, and two words put together to form a word have another meaning. It is very possible that this meaning act in a way that defeats one's purpose.

It is difficult for foreigners to perfect even the sentence, how to provide the best service?

In addition, Baidu has a variety of technologies developed for Chinese, such as homophone fuzzy sound processing technology, which other search engines cannot do.Especially the pinyin level, which seems to be very similar to English, but with the addition of four voices, it is difficult for foreigners to understand.

Sergey is no longer blindly confident in the Chinese market. They adjusted their goals and thought it was enough to get a firm foothold. However, Feng Yu still feels that they set the goal too high.

This life is different from previous generation/life. Baidu has been in China for a longer time. Many people's homepages are Baidu's search page, or the home of Hao123 website under Baidu, which has long abandoned any portal website.

Besides, the search engine that also entered the China market with Google and Kirilenko Holdings has become more competitive.

When Baidu learned that he could enter the Eastern European and North American markets, he was not too happy. Li Yanhong is an elite who has studied and worked there. He knows the many differences between the two sides. Baidu is likely to be "unacceptable" when he gets there. Just like many companies that have developed well in Europe and the United States, they came to China. It doesn't work at all.

Therefore, Li Yanhong's goal for Baidu is different. Instead of being an independent search engine, he provides search technology for some portal websites or corporate homepages, and promotes other application products.Although this is certainly not as good as Google's development, and it can't even pose too much threat to Google, it can avoid direct competition with Google, greatly reduce the cost of competition, and slowly.

Feng Yu allowed Google to enter the Chinese market and Baidu into the North American market to avoid the possibility of being targeted or even punished because of their monopoly in the relevant market.

The previous generation/life Google was almost ruled to split more than once, splitting search engines, maps, cloud technology, intelligent systems, etc., because North America or the European Union believed that Google had a monopoly.

And use the monopoly position to promote other products and even bind.

How did Google do the previous generation/life? Not to mention the intelligent system. Many companies around the world are involved. We can't say that we have a monopoly. Although the core technology and core profits are still in the hands of Google.

As for cloud technology, there are many competitors. Google has proved that it has not achieved a monopoly position. Even Google was inferior to Amazon, which was an internet/network store, and is now behind Amazon.

In terms of maps, Google has GPS as its opponent, as well as other competitors.For search engines, they also cited Baidu, Yahoo, etc., which proved that they were far from achieving a monopoly, but they had to pay tens of billions of dollars in fines. The judge did not accept their argument. In many markets, they have a monopoly.

In this life, Google is already controlled by Feng Yu. Of course, he can't just watch Google being fined, so he has to introduce competitors for Google and weaken its monopoly.

Although this may reduce Google's profits, Baidu made it away. Even if Kirilenko makes it away, it doesn't matter. It's better than being fined by the EU.

Feng Yu feels that Google should also be positioned in the same way as Baidu, providing search services for the Company, rather than competing with Baidu for the position of Boss. Take it slowly step by step, and it will be possible to succeed in the future. When I first came up, I was thinking about grabbing territory, and the final result is likely to be not much different from the previous life.

The development models of these three companies with core search engine technologies are very similar, but they are still slightly different from the South Korean company. The main reason is that the South Korean company has been encircled and suppressed by the three companies and it is too difficult to expand.

One can fight hard for one target, but the three joint targets, and each of them is larger than him, it is not easy to ensure their own market.The three search engine core companies issued announcements at the same time, declaring to enter three other markets, including South Korea.

The three of them are in the same group, so we will destroy the South Korean company first.

The three-legged camp is much more interesting than the four-nation battle for hegemony. Everyone can have a bigger territory. In the end, who develops well depends on their own abilities.

Feng Yu told them not to engage in advertising campaigns, nor to attract customers at low prices, but to maintain healthy competition, and it is absolutely impossible to open up the market at a cost.

The market itself is theirs, and the competition is reduced. Isn't it a big loss? The previous generation/life Baidu and Google's advertising war, it was hundreds of millions and hundreds of millions of dollars. In the end, although Baidu won, it also wasted a lot of money.

But when it comes to the South Korean market, it doesn't matter if everyone is playing an advertising war. If the three companies are able to swallow that company in the end, they will still be overwhelmed!

Some people exclaimed on the Internet that Feng Yu's two sub-Corporations fought, and Kirilenko's sub-Corporation joined them. What's the situation? Is Feng Yu's control over the subsidiary Corporation worsened? Isn't Feng Yu's relationship with Kirilenko very good, is it also broken?

Even Feng Yu's father called Feng Yu to ask Feng Yu, what's the matter, you still have a fight with my grandson's godfather?Feng Yu explained for a long time to let his father understand that his relationship with Kirilenko is still good. This is some normal business method/trick. Everyone competes in a healthy way and divides the market together, and does not give other companies a chance to get ahead.

And Kirilenko is the godfather of your grandson, not a godfather, and the legal nature is different.

When Sergey and Li Yanhong were very happy, the Navor Corporation in South Korea was going crazy. What is going on? The world’s top three search engine core companies announced that they would enter the South Korean market. Is it big, worthy of your competition?

They compete with Yahoo themselves. Yahoo uses Google's core technology and has already robbed nearly 30% of the market. This time there are three Tigers. Can they stand it?

Could it be said that South Korea, the best-developed internet/network market, will be occupied by foreign products?

Chapter 1936: Put Satellite

The most widely used satellite navigation in the world at this time is GPS. This project, which was originally from Mi **, after entering the civilian field, is also like a hot knife through butter, which is very profitable.

But aren't these search engines Company also doing map navigation business? Feng Yu asked them not only to search for information on the internet/network, but also to search for actual location information.

GPS uses 24 satellites to cover 98% of the world's internet/network, but this is just a claim. Who knows what it actually is.

Anyway, there must be shielding devices in the core areas of all countries, and GPS is absolutely unclear.

Moreover, GPS does a good job of positioning, but unfortunately it is not enough to understand the actual situation of the street. Even as a navigation, it is not smart enough. When judging the route, it often makes mistakes.

You drive, he navigates you to the river, and then tells you to cross the river by boat. The dock allows people to cross the river, but transporting a car is not easy.

Google has developed global positioning, global street view maps and so on. This is a huge project, but after it is done, it will definitely be loved by users and even become the preferred auxiliary application software for users to travel.

In smart development, each company has its outstanding points. They have avoided the low-end errors of GPS, but they still cannot achieve perfect.But compared to other navigation developed by Corporation, it is perfect enough. But if they want to cover the global internet/network, it is not easy to make the global street view clear.

In the simplest terms, it takes a lot of money. Satellites alone require a lot.

In fact, there is a GPS in the US. How could big countries such as China and Russia not study these, but they are mainly used for military and military purposes, and they are very poor in civilian use.

In other words, their products cannot make money, but they spend a lot of money. Of course, this is also more confidential and safer.

Feng Yu finds it inconvenient anyway. He misses the Baidu map of previous generation/life very much. Where he wants to go, he can search it out on the map. He even helps you design a travel route, what kind of transportation and how The shortest travel time, the least cost how to travel, etc.

Feng Yu from Kirilenko doesn't know the specifics, but Baidu and Google have already ordered multiple satellites to achieve global internet/network coverage.

In fact, Kirilenko also ordered a batch of satellites from Russia, planning to launch next month, and then improve the positioning and maps developed by their Corporation.Originally, he considered buying satellites from China, because the ones from China are cheaper. But as a native of Russia, Russia has his own skills, and his skills are not bad. If he loses points, he loses points, and he can still be praised by Putin and other upper management.

At Baidu, it is natural to buy China's satellites. Feng Yu has ordered from the country a long time ago, and most of the products now produced are Feng Yu's.

Not only Baidu, Google also ordered satellites here and commissioned China to launch them, because the price is cheap.

The satellite manufacturing company and satellite launching company in the U.S. have contacted Google and Baidu, knowing their business, they definitely need satellites.

But I didn't expect that none of their business had taken over.

The Company in the U.S. once publicly accused Google Corporation, saying that they would seek further away, and even defined Google Corporation as a foreign company, hoping that everyone would boycott Google and attack Feng Yu in this way.

Sergey only replied with one sentence at the beginning, if your price can be cheaper than that in China, let's talk.

I don’t use the cheaper one, but I’m here to buy your more expensive one? You say that your skills are good, and others' skills are not bad. And even if the satellites are used, the gap between launching satellites will be even greater. China's multi-satellites are famous all over the world, and the overall after-sales service is excellent.Ralph also stood up and said that now is the era of market economy. Whose product is better and more suitable for us, I will choose whose product, can you still feed a rabbit with beef?

In the end, Google remained unaffected and developed rapidly.

Google bought twelve or seven, and Baidu bought twenty-eight, but Feng Yu ordered far more than that.

The Fox Channel will have to change satellites when the time comes, and the Canadian Mobile Telecommunications Corporation will also add satellites. If it joins with Li Chaoren to purchase British telecommunications services, satellites are still needed.

Lituo Group’s audit has reached the final stage. When the time comes for global transportation, it is obviously more assured to use its own satellite navigation.

Feng Yu is now the largest personal purchase of satellites, the longest in history!

Chapter 1937: I Will Not

"Uncle, uncle, is it more fun to set up satellites than fireworks?" Li Zhixing looked at Feng Yu with a look of expectation. Uncle actually let go of the satellites, it was amazing!

"It's really meaningless, you think too much."

"Uncle, uncle, can you take me to play once?" Fang Weixing, if you go back to school and talk to your classmates, it's not the whole class, no, it's the man (or woman) of the moment in the school. .

"No, you can't get in that place."

"You just need to take it with you because you can't get in." Li Zhixing rolled his eyes, looking like you are so stupid.

"That's not fun, and it's not for fun." Feng Yu regrets it a bit, so he shouldn't tell Li Zhixing that he released the satellite.

In fact, he just pressed the ignition button. It should be said that the launch vehicle was ignited, and the satellite was lifted into the air until it was released, which he could see with his naked eyes.

At this time, Feng Yu decided to change the subject, otherwise this kid could kill him.

"Have you finished your homework? Your parents can let me look at you, don't want to be lazy! " To deal with children, we must use their most headache.

"Hey~~ I know you would say that, I've finished it a long time ago! It's June 1st, and the teacher didn't leave much homework." Li Zhixing looked smug."Then go to review, there will be a monthly exam before June 1st, don't you work harder?" Being pestered by this little guy, there is no time to play games. By the way, why didn't my brother-in-law come back? My sister went to receive the certificate from the province. What else did my brother-in-law do this weekend?

"The exam is over."

"Oh, how many candidates will be tested this time?"

"Forty eight."

"Okay, there are more than 400 people in the whole year. You took the 48th exam, which is not bad, but it is still much worse than your uncle back then. Your uncle was a top student! " Feng Yu began to boast again.

In fact, if it were not for the recommendation, Feng Yu would not be confident that he would be admitted to Beijing University. Good foreign language does not mean that he is good in other subjects. Those previous generation/life have long been useless. He doesn't have too much memory. What's more, when he was in middle school, he was often busy doing business and making money, and learning was only good.

Li Zhixing suddenly became weaker: "It's forty-eight in the class."

class?

Feng Yu's eyes widened: "Don't you have more than fifty students in your class? You are the countdown?! Do your parents know about this?"

I boasted just now, and now I know that this kid doesn't study at all, so don't develop into a prodigal in the future."They don't know, don't tell me. In fact, it's not bad for me this time. The classmate sitting behind me during the exam was a good friend of mine. Division, I have zero points in four subjects.” When saying this, Li Zhixing still looked at Feng Yu with a grimace.

Hiss~~~ The zero score in four subjects is not the last one, so what are the children behind?

But when it comes to passing notes to others, this is not a big deal in Feng Yu's view. Just say that this kid is okay to study during the Chinese New Year. Why is it that he hasn't seen him for a few months, and he has regressed so fast. It turns out that he was caught for cheating.

"Look at what I'm doing. You didn't donate the monitoring of your school's outfit, but your dad."

Li Zhixing whispered: "I didn't learn from you yet."

Li Shiqiang now also likes to donate things to schools. Schools in Bing City have nothing to donate anyway. Feng Yu has basically donated everything in the teaching building, laboratory building, and gymnasium. Li Shiqiang can only donate some tables, chairs and benches. Computer, monitoring or something.

In fact, Li Shiqiang is also thinking about his son. The school has a place to recommend to the third middle school. He spent so much money. The school leader ~ the director is embarrassed not to give his son one?

Of course, he didn't tell Li Zhixing about this, because he was afraid that if this kid knew that he could be sent, he would not study well.Li Shiqiang also discussed with Feng Yu about sending Li Zhixing to study abroad. Anyway, Feng Yu has a lot of business in the United States and the United Kingdom. He often runs there, and there are so many bodyguards here, so I don't worry about what will happen to Li Zhixing.

However, Feng Yu feels that it is too young to go out now. This is the time to establish values and outlook on life. It is better to accept China's culture. When you go abroad, becoming a half-banana person is not necessarily good for your children.

If you really want to go out to study, you can wait until university or go abroad to study for postgraduate. At that time, the child is also old and knows what to do and what not to do.

Feng Yu suggested that Li Zhixing now learn more skills outside of books, such as sound and body beauty, which are very good.

"By the way, you have a sports meeting on June 1st, but you don't have any performances in the evening party?"

"Yes, do you want to see it?"

"If you have a show, I can go and show you a show." Feng Yu inner heart Ha ha, kid's show, what's so good about it. It's nothing more than singing, dancing, and allegro, even if it has new ideas.

"Me? What am I performing? I have to rehearse every day, so I might as well play football."
"Didn't you learn to play drums? Why, don't you want to show off in front of your classmates? Maybe there are many female classmates who might give you love letters. Even if they are not all very beautiful, don't you feel very proud?"

If Feng Danying is here, Feng Yu must be kicked out. What does this teach the children!

Feng Yu said that, Li Zhixing's eyes really brightened, yes, I didn't expect it. If the drum kit is performed on stage, many people will like it, but will there really be a female classmate who would take the initiative to write him a love letter?

In kindergarten, many girls liked him. When he arrived in elementary school, many girls were willing to play with him. But why are female students reluctant to play with him in junior high school?

Li Zhixing didn't know at all. In puberty, the shyness of girls will appear, and how can they still hug and fight like elementary school.

"But time is too late, I can't add a show, besides, there is already a band performing, and they have drummers."

"Then you can perform something that others can't perform, and the teacher feels wonderful, and is willing to take the initiative to let you stop. Didn't you learn kung fu, you can perform a hand-splitting brick. Don't you dare? What kind of backflip? You said, your uncle was all good at it back then." Feng Yu continued to boast.Li Zhixing said weakly: "Uncle, I don't know how to break bricks with hands or backflips or something."

"Hey, boys need to be more confident, how can they weaken their momentum? You have been learning with the coach for so long, this will definitely work! " Feng Yu encouraged.

Even if you don’t, you can try it first. You don’t dare to split the bricks with your hands. You can practice the backflip on the mat. In fact, Feng Yu thinks, like taekwondo, you can perform splitting with a board that can be broken directly by a good hand. As long as Li Zhixing says he wants to try, Feng Yu can do it for him.

Be more confident? Can't you lose your momentum?

When Li Zhixing heard the words of his uncle, he plucked up his courage and roared arrogantly: "I said I can't! "

How is it, confident enough? Is it imposing enough?

Snap~~ The strawberry that Feng Yu just ate in his mouth fell out of his mouth and fell to the ground...

Chapter 1938: Li Shiqiang's Troubles

When Li Shiqiang came home, he saw his son cleaning, which made him strange. This kid never works. But seeing that Feng Yu was directing with Erlang's legs upright, he was even more dissatisfied. Is there such a uncle like you, let the nanny at home rest and direct his nephew to work?

"Brother-in-law, I'm back, why don't you look happy?" Feng Yu asked while eating grapes.

"Zhihang knows how to clean." Li Shiqiang said deliberately.

Feng Yu spit out the grape skins: "Why, this kid told me that he often does housework at home, and he said that he would feel uncomfortable if he didn't work for a day. Isn't it, Zhihang?"

Li Zhixing: "Huh? Uncle, you call me, I've finished cleaning the windowsill."

"How did you let this kid work? I arranged for him to do nothing at home. Did you give him something again?" Li Shiqiang suspiciously.

"No, he said that the teacher asked him to help the parents with the housework. Tsk tsk tsk, your house is such a big house, at his speed, it is estimated that I don't want to go out this weekend after cleaning."If this kid doesn't educate him, he won't be able to go to heaven in the future. I took the 48th class in the exam, and told my family that it was only forty-eight, making my family think it was the grade ranking. I dare to call myself Laozi with him. If Feng Yu teaches Feng Yu, this kid will have to beat him three times a day!

"Hey, I forgot that there is still a math problem I haven't done yet. I'm going to do my homework first." Li Zhixing ran back to the room when he saw his father came back, and gave Feng Yu a wink. Can you agree to me? Tell my parents, you can't break your promise.

Li Shiqiang sat next to Feng Yu: "Does this kid tell you not to tell me about the monthly exam? The teacher called me a long time ago, and I didn't say anything about it."

"Yeah, brother-in-law, I have a good education." Feng Yu didn't expect that brother-in-law would know this.

"When I was in school, I wished someone would copy it for me, but unfortunately there was no one at all. I couldn't pass the secondary school entrance exam, let alone go to high school and then enter the university. Then I became a soldier."

"Furthermore, this time it also made him a long memory. It's a pity that this kid has been so long, so he didn't tell us both! "

"Okay, brother-in-law, this kid is pretty good. He didn't say that he is a forty-eighth grader. He is more clever than I was when I was a kid. Although it's a little skinny, it's not bad. If you have a good education, you will definitely become a talent in the future. Go to Corporation, what's the matter?"
"Oh, there have been a lot of problems with the Logistics Corporation recently." Li Shiqiang sighed. Nothing happened in the past years. Why did it happen when something happened?

"Why, aren't the few professional managers you hired? Or tell me, maybe I can help."

Just talk about what the brother-in-law was up to this weekend, it turned out that something happened to the Corporation. But I didn't see it on the news. If there is news about Wind & Rain Logistics, it must be popular.

"The trouble is that there are too many professional Managers. Everyone has different ideas, and they can also tell some truths. No one can convince anyone. Who do you think I should listen to?"

The Corporation is getting bigger and bigger, and Li Shiqiang also learns from Feng Yu and let others manage it. Anyway, he is the controlling shareholder of Corporation, so the affairs of Corporation can't turn around.

Those professional managers not only have Corporation equity awards that are integrated with Corporation interests, but also have detailed contractual constraints, so they do not worry about doing things that endanger Corporation interests.

Originally, the Corporation had three very good executives, who were also old people who worked hard with Wind & Rain Logistics with Li Shiqiang, but the three people left and founded their own logistics Corporation, and they also took away many of the backbone and channels of the Corporation. .Li Shiqiang was furious at the time, Feng Yu asked him to directly use some tough method/trick, even if it was money, the Corporation of those three people was closed down.

But Li Shiqiang focused on his old feelings and didn't do that. In addition to the support of the three local Governments, Li Shiqiang did not want to lose the reputation of suppressing old employees. In this way, the company of those three people has grown and grown.

Li Shiqiang felt that these people should not be allowed to have too much power. They should centralize power like Shunfeng Logistics, take all the power back to their own hands, and then hire a few more professional managers, and they should not have a good relationship. Let them compete, and as a result the problem arises.

The mutual competition model set by Li Shiqiang has made the relationship between those executives very tense, and even the cooperation between them has also caused big problems.

Originally, Wind & Rain Logistics relied on powerful information channels to ensure that trucks and planes are fully loaded for each transportation, and they will never be returned empty. Moreover, they must also plan as a whole, so that no goods will be concentrated in the warehouse and the result will not be shipped. Case.

But now, this has happened several times. These executives blamed each other, and everyone said it was the fault of others, and no one was willing to take responsibility. This one should focus on this side, and the other one should focus on that side. Everyone seems to be right, but Li Shiqiang really doesn't know who to listen to.And because these professional managers were hired later, they also had problems with their business familiarity, as well as problems with communicating with the people below. People often leapfrogged him to find him this Executive response problem.

"You said these people, I gave them a lot of money, more than they made before, why can't they give me a good job?"

Li Shiqiang leaned on the back of the sofa with a look of exhaustion. This Corporation is so big, how can it be so difficult to manage.

"Brother-in-law, people's hearts are often not satisfied with money. Just like your senior executives before, do they make less money than opening a Corporation by themselves? But why, they must open a Corporation by themselves?"

Li Shiqiang sat up straight: "Yes, why?"

"Some people may do it for greater power, some may do it for themselves to be a big boss, or some people think they can make more money by going out. Everyone has a reason, and I can't give you a satisfactory answer. ."

"But you were kind at the beginning and couldn't bear to start with them, but you found no. Now that you have nurture a tiger invites calamity? There are also those professional managers you invited to your Corporation as executives. There is nothing wrong with this, but you There is a lack of a person who can hold the ground and let these people work as one to make the Corporation better, instead of letting them fight in the Corporation."
"You hire too many people, and the power is too scattered, can you not be tired. Also, the Corporation's internal fighting is as fierce as you said, what is the reason?"

These executives are not hiding Li Shiqiang from each other. This problem is too big, but there should always be a reason.

"This is not because I changed the Corporation to a shareholding system. Since those three people left, I have always been Chairman and President. Now I want to appoint a president to help me share some of the burden."

It turns out that the second-in-command is calling. It's no wonder these people are so disregarded, but this is not good. Which Corporation can withstand such internal fighting?

It seems that we have to find a way.

Chapter 1939: Borrow An Individual

Although Li Shiqiang did not intend to list the Corporation, it would be better to change to a shareholding system, and it would be more convenient if it really needs to be listed in the future. He also wants to really appoint a president to help him manage the Corporation, and he can also have more time to rest.

But the problem is that none of the professional managers he invited can convince the crowd, nor can the people promoted by the Corporation originally, he has reached the point where no one can use it.

At first he wondered if he would choose one at random, as long as he expressed his support. But he was afraid that the other party could not sit firmly in that seat. What if the people below didn't obey the order, he opened them all?

Although this is the case, he doesn’t have to worry about these people set up a separate kitchen to confront him again, because now this group of people have a loyalty agreement. After his company resigns, he will not be able to work for his peer company within three years and he cannot use the company Open up channels, otherwise you will have to pay high compensation.

But if these people are expelled, what will the management of the Corporation do? How can they find so many suitable and experienced managers in a short time? What's more, if he fires several executives at once, who is willing to work in his Corporation?Li Shiqiang was very worried about this matter. Although he could find some qualified and prestigious people, he was not familiar with Logistics Company at all. Some people familiar with the logistics company have insufficient abilities, and some can't hold them down, so he has a headache.

"Brother-in-law, didn't you commission Lenovo Kingsoft to open the logistics information platform for you? Isn't this already in use?"

"It's a trial and it hasn't been perfected yet, and this information platform also has a big drawback, that is, many competitors had no channels at all, but now they all know these channels, it is easier to grab business from us. "

When it comes to this logistics information platform, Li Shiqiang is even more irritable. Those small logistics companies rely on this platform to obtain a lot of information, and then maliciously lower the fee standard to grab customers.

As a result, the small logistics Corporation had problems, and the customers complained to them Wind & Rain Logistics. Who made this information platform also invested by Wind & Rain Logistics.

But distributing information is free, and he also confiscated the money of those consignors. Why should he be held responsible? But people say that there is a problem with the management of Wind & Rain Logistics. The information we posted, how did those small logistics companies know about it? Isn't this visible to you inside?This shows that someone inside you sold our information, and then we suffered a loss. Shouldn't you be responsible for this?

Li Shiqiang reported some problems to Lenovo Kingsoft. At the same time, he also discussed internally how to prevent these problems and prevent similar problems from reappearing, and also started to do internal self-examinations, but unfortunately it was not effective.

"Brother-in-law, you don't need to worry about this. In fact, on the other hand, this is also a good thing. Are many of those small logistics corporations caused by this? Those Corporations, with fewer than ten trucks, dare to take such a big one. It’s normal for the order to die."

"It just so happens to let them know that sometimes, even if they know the information, they can't do these business. It also makes those cargo owners understand why logistics transportation must be found in a large logistics company. A small company may lose money. Get up! "

"That's true." Li Shiqiang nodded. Although there is bad news, it is not without good news. "But our logistics information platform has spent so much money. Why do I feel that the effect is not great?"

"You don’t have many registered members, of course, the effect is not outstanding, but as the number of member users increases, the effect will be better and better. This description is clearer, and it’s much more convenient than making a call, and it avoids a lot of Misunderstanding between dialects, right?"In the future, just the order from the owner of this online shop will be a considerable income. The order information is transmitted through text, pictures, etc., which is much better than the description in words, and it is not easy to cause wrangling.

"Those are all trivial things, I'll just ask you, how do your corporations manage?" Li Shiqiang is most concerned about this matter, which has caused him a headache for a long time.

If this matter is not fixed, the Corporation will not have a big problem, but he, Chairman and President, has to go on, when will he be as free as Feng Yu?

"It's not very managed. Most of the subsidiary companies are founded by others. Whoever founded it will have the most prestige, and then it will be managed by them. They will also invite professional talents back if they are not good at management, but They are pressed to ensure the normal development of the Corporation."

"If you want to talk about holding groups, it's even simpler. Both ability and prestige are equally important. Whether it is Zong Qingxian or Liu Chuanzhi, they are enough to hold down the people below, and they are really good at management."

"Brother-in-law, I didn't tell you what Boss is. Boss is the decision, not a solution. Your Corporation invited back so many professional management talents, and the exhibition of Corporation, it was right for them to draw up a route, but what? The choice must be yours."
"You don't even need to explain to those people why you chose this. You are the Boss, and you lose the most money. The Corporation should have the final say."

Li Shiqiang curled his lips: "How simple you said, when I was here, the Corporation was fine, but I am not here. None of them can convince the crowd. Who will be the president?"

"Or help me persuade Li Mingde to let him come to me as the president for two years. I won't lose him." Although Li Mingde is not good at logistics, his qualifications and prestige are enough to overwhelm other executives. In years, a suitable president should be selected.

Feng Yu waved his hand: "Pull it down, Lao Li still wants to live a few more years. The doctor made him unable to work like that anymore. I asked him to serve as a board member/director in Taihua Holdings. He didn't agree, and he finally agreed. consultant."

Li Mingde's heart has been bridged. You can't be tired or too excited. It is really not suitable for work.

"Then you said what to do, what do you do if you encounter such a thing?"

Feng Yu said in his heart that I would not directly invite so many professional managers to come back as executives. Good guys, half of the senior executives are appointed suddenly. How can I convince the people below? Those executives who have risen a little bit from below are even less likely to be convinced.

Unless you have a lot of ability to stand out from others, or high prestige, this is simply impossible."At this time, there is really a way, and that is to ask someone who is capable and able to convince the public to come back and help you for a period of time, cut off those people's thoughts, and then observe carefully to see who is suitable for promotion."

"Are you going to lend me Zong Qingxian or Liu Chuanzhi?" Li Shiqiang was overjoyed.

"It's impossible for them to come less, but you can choose one of the board members/directors or vice presidents of our Corporation to ensure that they will help you to honour the management of these people.

A qualified manager, even if he is airborne to an unfamiliar department, can quickly familiarize himself with the management work and manage it well.

Li Shiqiang thought for a while, most of the executives of Taihua Holdings are not familiar with him, except for one person.

Chapter 1940: Wu Zhigang's Chance

Li Shiqiang thought for a moment. The Taihua Holding Group executive who he is more familiar with and thinks the other party is capable is Wu Zhigang.

When Wu Zhigang was in Taihua Trading Corporation, he helped manage Wind & Rain Logistics. At that time, their office/bureau was upstairs and downstairs.

Although Wu Zhigang has not managed the logistics Corporation for a long time, he has been responsible for the product sales of Taihua Holding Group and is still very familiar with logistics.

The next day, Wu Zhigang flew back to Bing City and sat with Feng Yu and the others.

"Gongzi, dare you accept this position?" Feng Yu asked with a smile.

"Boss rest assured, I will definitely help Chairman Li manage the Corporation well and select suitable successors." Wu Zhigang said without hesitation.

When he was appointed by Feng Yu as the vice president of Taihua Holding Group, many people thought he was incompetent, and even most people thought he was just a trusted friend appointed by Feng Yu, but he was actually very poor.

But later, Wu Zhigang proved himself with his results and proved that he was qualified for this position. He has his own uniqueness. Now he has also obtained a bachelor degree from Taihua University. Although it is a private university, no one thinks that this degree is inferior to those of public universities.This time Feng Yu asked him to be the president of Wind & Rain Logistics. It is said that Li Shiqiang personally named him. He also needs this opportunity to prove that he can independently manage a large company and take over as the president of Taihua Holdings in the future. Or the CEO adds a beautiful resume so that no one will gossip.

"Gangzi, then leave it to you. I will never stop who you say you want to expel. In three years, can the Corporation's problems be completely resolved?" Li Shiqiang asked.

A gleam flashed in Wu Zhigang's eyes: "Li Chairman, it doesn't take three years as long, one year is enough! "

Feng Yu looked at the confident Wu Zhigang, the inner heart was also very happy. Once upon a time, this kid was still an idle guy who only knew fighting and having fun. When he was recruited into Taihua Trading Corporation, he quickly took the position of the general manager of Taihua Trading with his clever mind and bold style.

Wu Zhigang can be said to be taught by Feng Yu. Often his management methods differ to some extent from the traditional ones, but they are very convincing.

No matter what punishment is given to you, it can let you know why you should accept this punishment. Rewarding anyone can also make others understand that this reward should be given.Wu Zhigang can blur out the resumes of every executive of Taihua Holdings, and even most of the partners, Wu Zhigang, remember it clearly. This is something that no one else can do.

Zong Qingxian told Feng Yu that he wanted to retire after two years. He is already over sixty, and he doesn't want to be so tired anymore. Being a board member/director is enough.

Liu Chuanzhi also told Feng Yu that after resigning as Chairman of the Lenovo Group, he also wants to step down as CEO of Taihua Holdings.

However, Feng Yu talked to these two people. Only one of the two can retire first, and the other should continue to hold on for three to five years. Taihua Holdings owns a lot of industries, and Wu Zhigang suddenly became president and CEO. I am afraid that the pressure will be too great.

Zong Qingxian and Liu Chuanzhi thought that they were not young at this age. If they were to retire, how could Feng Yu not manage the Corporation by himself? How could they know that Feng Yu still wanted to be the shopkeeper, which made them very helpless.

In fact, Feng Yu is still optimistic about a person who can take over this position. Now this is also the vice president of Taihua Holdings, and that is Lei Dajun.

Whether it is age or ability, Feng Yu values it very much. But now the work of Lenovo Kingsoft is very important. It will soon be the day when XOS2.0 will be officially released. This time, we will fight WIN7 head-on. Lei Dajun's thoughts are all over there.Although Qiu Bojun is also good and the age is right, he is focused on software. Some stubbornly believe that software in electronic products is more important than hardware, and now he often develops products with programmers, so Feng Yu thinks he is still When board member/director is more appropriate.

Lei Dajun and Wu Zhigang are the people selected by Feng Yu to take over the Taihua Holding Group. Needless to say, Lei Dajun has already proven himself in Lenovo Kingsoft.

As long as it can be equal to Microsoft this time, Lei Dajun will step down as the president of Lenovo Kingsoft and go to Taihua Holdings as a vice president.

Speaking of trust, Feng Yu obviously trusts Wu Zhigang more, so this time Li Shiqiang asked Wu Zhigang to come and help, which happened to be an opportunity to prove it. Feng Yu called Wu Zhigang without hesitation and stated Pros and cons.

If it succeeds, then Wu Zhigang will have no problem taking over as the president or CEO of Taihua Holdings. If it fails, the impact on Wu Zhigang will be very large. I am afraid Wu Zhigang will have to wait for several years.

Feng Yu actually has some considerations for the future of the two holding groups. On the Wind & Rain Holding Company, Ralph needless to say, it’s okay to work for another twenty years, but Kameido Masao is already over fifty and needs to train a successor.In fact, Amazon's Bezos is good, but the age is not too young. When Kameido Masao retires, Bezos will be older. As for Sergey and Zach, their management capabilities are still too weak. Managing the current Company depends on their aura of prestige as the founder.

Fortunately, Wind & Rain Holding Company is not particularly anxious. The big deal is to let Kameido Masao retire at the age of 70. Anyway, he is in good health and is willing to do it.

Feng Yu confessed to Wu Zhigang and left after a few sentences. He wanted to fly to Moscow to stay at Kirilenko for a few days. Then the two went to the UK together. It turned out.

Of course, the crude oil futures they invested in should also be delivered.

Chapter 1941: Strict Father

"Brother Ki, Alexander is so young, there is no need for him to learn so much, right?"

Feng Yu looked at Kirilenko a little helplessly. This is your son, so you let him spend his childhood like this?

Every day not only has to learn school knowledge, but also learn a variety of knowledge such as etiquette, communication, art, and even this little guy has begun to learn the basics of guns and weapons and grappling and fighting.

Even if you want to train the little guy into a superficially perfect noble, there is no need to add all the special agent courses to him, right?

Feng Yu feels sad for his godson, how can he stand on such an unreliable old man, unfortunately, his parents have no choice. But as the child's godfather, he must have a good talk with Kirilenko.

"No, Feng, you didn't say that you need to train your child according to his future interests. Now teach him more so that he can know what he is interested in, and then focus on training."

"Furthermore, he is not tired from school now. It is good for him to come back to learn some other knowledge. Don't you think my son is like a prince?"

Well, Brother Ki is really trained according to the prince, but the prince still needs to learn secret agent skills?"Brother Ki, don't you plan to pass on your future business to Alexander?" That's not right. Although Brother Ki still has several women, he seems to have all daughters. At present, this is just one son.

How do Feng Yu remember that there are some values males and attach less importance to females in Russia. After all, when a daughter gets married, she is first called Mrs. XX and her husband’s surname.

"Of course it was passed to him. If it is not passed to him, can it be passed to those daughters? Those daughters, give a large sum of money to let them marry someone they like. But if anyone dares to bully my daughter, I will make him regret coming to this world! " Kirilenko was murderous aura when he said this.

Kirilenko loves his children very much, but he will only pass on the property to his sons so that his family can continue.

But he does not intend to let his daughter go to marriage, he thinks that is the way that the weak will choose. The strong do not need marriage at all.

His marriage was a kind of marriage, but at that time it was for the family. At that time, his family was not strong, nor was he strong enough.

And now, even without his brother, Kirilenko is also a character in Russia and even the world playing a critical role. In many countries, Kirilenko is more valued than Putin.Of course, it would be different if it was a marriage with Feng Yu. In China's words, it means pro-superior pro-pros. He still agrees very much, and believes that his godson will not bully his daughter.

"Brother Ki, since you plan to pass the industry to Alexander, he will be a businessman in the future, or a top businessman. Do you think a businessman needs to learn so much knowledge about secret agents? A businessman also needs to know music. Know painting?"

Feng Yu feels that since he wants to train Alexander as a successor, he should teach him a little bit of human affection. It is possible to improve EQ and teach some management experience. This is also possible, but other things are not necessary, right?

Counting nine cold winters, driving the little guy into the snow to scrub his body with snow, this is really cruel to be a father.

Feng Yu does not deny that, in theory, this can increase the child's willpower and the body's resistance, and many children do this and grow up healthy.

But Feng Yu couldn't bear it. He felt that it was too cruel and unnecessary, and it was easy to suffer from hidden diseases. What is rare is that it is said that the little fellow Alexander did not cry.Kirilenko said that when he was a child, he went to the snow to bathe in the snow. He also said that when he was ten years old, he could use a hunting gun to hunt, and when he was twelve years old, a sixteen-year-old The child was admitted to the hospital.

When it comes to these things, Kirilenko is immensely pleased with oneself, which seems to show his powerful combat effectiveness.

Feng Yu cannot understand the crazy behavior of someone crazy in the crazy fighting nation. However, Feng Yu discovered a big problem, that is, he has never seen Alexander smile.

How could a child under ten years old not laugh?

Asked anything, answered in a regular manner, clearly organized, calm and elegant, looking polite, full of little gentleman.

But such a big child, when it should be naughty, likes some new things, likes to play around, is this child too quiet?

"Brother Ki, I know, some people call you a businessman who smells like money, and you are very dissatisfied with it. But most people who accuse us like this are jealous. They don't work hard enough, they only know how to complain, so this People, you don’t need to bother at all."
"Yes, we don't have much artistic accomplishment, but what about it? Who says that only symphony is elegant, and whistling is not music? Who says that only oil painting is art, and crayon drawing is not? All this, who is it? Defined?"

"This is defined by those ruling ranks in ancient times. They were used to distinguish nobles from commoners and even slaves. But what kind of society is it now, an open society. Every line reaches its peak is an object of admiration. With anyone When it comes to you, more are envy and admiration."

"So there is absolutely no need to put Alexander under so much pressure, which made him lose the childhood that a normal child should have. You didn't realize that this child seems to be sick?"

Some people say that there are three types of birds, one is hard to fly first, and the other is tired and too lazy to fly.

In Feng Yu's eyes, Kirilenko belongs to the third kind of bird that can't fly by itself, and then lays a nest of eggs to let the next generation fly.

Just because someone accused him of being savage and rude, he wanted to make his son the most elegant nobleman, which was completely unnecessary.

Kirilenko was a little confused: "Feng, what are you talking about, what's wrong with Alexander, his body is much better than children of the same age, and he can discuss two disparate things together with those athletes who have been trained since childhood." It was his personal doctor who said it was not wrong."Brother Ki, I'm not talking about a physical illness, but a psychological one. I have seen this kid many times and gave him many gifts his age likes, but he has never laughed. In front of you, he laughed. Ever?"

Kirilenko was stunned, and then he realized that it seemed that he hadn't seen the child smile for a long time. Not smiling, is this a disease?

"Brother Ki, I suggest that you have a good talk with Alexander, it is much better than if I go to talk to him. Father is strict, but he can also be kind. How long have you not hugged him? Have you talked about his interests?"

"Brother Ki, he is your son, not a robot that you set to execute the program. He has feelings. I don't want my godson to lead such a life and never feel what happiness is."

Kirilenko left not say a word. At the dinner table that day, Feng Yu saw Alexander's happy smiling face.

Chapter 1942: Domineering Brother

After talking with Alexander once, Kirilenko's mood has also become much better. Well, maybe it has something to do with the good news.

Lituo Group replied to Polar Bear Mining Conglomerate that the relevant approval procedures of the European Union and other organizations have been completed. Everyone signs a formal contract. After the funds are received, Lituo Group will be officially assigned to Polar Bear Mining Conglomerate.

This is indeed very good news for Kirilenko.

The acquisition of more than 100 billion US dollars is also the largest acquisition that Kirilenko has cooperated with Feng Yu. This has a completely different meaning for Kirilenko.

Feng Yu and Kirilenko took a special plane and flew to London.

Paul Skinner has been waiting in London for a long time. He is the most supportive person in the acquisition of Polar Bear Mining Conglomerate by Lituo Group.

This acquisition was successful. All his shares of Lituo Group will be sold and he will get a large amount of cash. Not to mention, he can continue to be the Chairman of Lituo Group and become the bsp of the parent company Polar Bear Mining Conglomerate; this The two positions, not only have a generous cash salary, but also a certain amount of equity incentives, his future power will be greater, and his income will be higher.

Correspondingly, his position in the industry will rise the tide, the boat floats.At the beginning, the Chairman, who must and must trust, met with him always arrogantly, but in the future, the status will be completely reversed.

Kirilenko told him that in the iron ore business, it is determined to cooperate with BHP to establish a joint venture Corporation. The 50% equity of the two parties is the result of previous discussions. What are the remaining conditions? Talk, let Skinner take the lead.

Skinner has been waiting for this day. He has to show his performance well and let Feng Yu and Kirilenko know that he is a capable person. Maybe he can still serve as Polar Bear Holding Group or Wind The board member/director of the & Rain Holding Company group, so you can get an extra money.

Many people from Kirilenko, Skinner, Britain and Australia attended the signing ceremony. Economic media from all over the world have also gathered in London. This is the industry's largest acquisition this year.

And many people didn't know it well before, but now they know that Polar Bear Mining Conglomerate was acquired wholly in cash.

More than one hundred billion dollars, cash!

It is indeed a joint venture between the world's richest and the second richest company.

They have not interviewed some company mergers and acquisitions of over 100 billion US dollars before, but they are all mergers and acquisitions. They are exchanged with shareholders of the acquirer, so that the shareholders of the acquired party become shareholders of the acquirer Corporation.To put it simply, it is the merger of the two companies, but the acquisition of the Corporation is the main focus, and the power of the acquired Corporation is controlled, but the Boss is basically not changed.

But now Lituo Group’s Boss has been completely changed. Kirilenko also announced that starting today, Lituo Group will officially delist. As for when it will be listed again, it is temporarily undecided.

However, many media have reported, why did Feng Yu not appear?

Isn't this the majority shareholder of Polar Bear Mining Conglomerate Feng Yu? Why doesn't Feng Yu have any positions in Polar Bear Mining Conglomerate? Could it be that the relationship between the two rich men broke?

This is big news, and if this is the case, many rich people might have laughed.

The first and second richest people join forces, they really can't compete, but if the first and second richest people compete, their chance will come.

"Mr. Kirilenko, why didn't Mr. Feng come to sign such an important contract this time?"

"Mr. Kirilenko, someone said that your relationship with Feng Yu has deteriorated. Is it true?"

"Mr. Kirilenko, it is rumored that the equity of Polar Bear Mining Conglomerate has undergone a major change. Is it just Feng Yu who withdrew? Did he voluntarily withdraw?"

"Mr. Kirilenko, does the relationship between the two of you represent a major change in the relationship between Russia and China?"
"Mr. Kirilenko, do you want to split up other businesses you cooperate with?"

Chapter 1943: Unexpected Profit

Kirilenko once again dominated the media headlines in many countries, which made him very satisfied. In his mind, as long as Feng Yu doesn't make any news, then as a super rich person second only to Feng Yu, he should be paid attention to everything he does.

It was just that Feng Yu turned around and went back to Hong Kong, because their crude oil futures contracts have basically been delivered.

This time the delivery is completed, Feng Yu's contracts with He's family, Zheng's family, etc. will also be completed, and money will be divided between those two.

As for the Li family and the Fu family, like Kirilenko, they have a cooperative relationship with Feng Yu, maintaining one direction, but opening positions separately.

Chapter 1944: Do You Want To Continue Investing?

Feng Yu looked up at both of them, and asked with a smile: "Can you finish reading it? If you finish reading it, please return the information to me. If you have any questions, you can ask now."

Sitai and Zheng Jiachun looked at each other. In fact, they both wanted to know how much each other made, but it was not easy to ask directly.

In fact, they don't even know how much the other party has invested. This is the secret of each family, and only the core people can know.

Although the two families don't have any enmity, they are not friends, let alone kinship, and there is absolutely no way for each other to breathe this kind of thing.

In fact, Feng Yu gave these investment details to these two people. They didn't look at it carefully, or they might not understand it when they looked carefully. What's more, Feng Yu showed them such a short time.

Feng Yu is just showing a gesture, telling the other party that I will give you these profits, which will never be less. Those accounts were handed over to Wind & Rain Consultation. If Feng Yu really wants to deduct their profits, there are ways.

The most direct way is to make all their money as a risk reserve, and then simply stay on the account, naturally there is no profit, Feng Yu himself can make more.The risk reserve is reserved by everyone, and Feng Yu did not pit the two. For the first real cooperation, Feng Yu also wanted to let the two companies know how Feng Yu treated his partners.

In this way, when Feng Yu needs to raise funds in the future, they will definitely be very happy. Do not ask them to trust Feng Yu like Kirilenko, nor do they ask them to reach the level of tacit understanding of the Fu family, it is enough to be similar to the Li family.

Zheng Jiachun and the fourth wife returned the information to Feng Yu, and the two held up their glasses almost at the same time: "Director Feng, I toast you! "

Clinking glasses gently, Feng Yu took a sip. Feng Yu still has no interest in red wine. He feels that champagne is not as good as champagne.

"Director Feng, call us together this time, do you have anything else to say?" Zheng Jiachun asked.

Only the Zheng family and He family handed over the funds to Wind & Rain Consultation for investment. Don't the Fu family and the Li family manage the funds themselves.

Then, what did the Fu family and the Li family do this time? Normally, the Zheng family and He family should also meet separately.

Feng Yu put down the wine glass: "Today I will call everyone together. One is to summarize our investment in the financial market, especially the futures market. Everyone has made a lot of money. I believe everyone is very satisfied with the investment profit this time. Right?"
"Satisfied, very satisfied." Si Tai answered hurriedly. The others also laughed without saying a word, and their satisfaction was already written on their faces.

Not only are they satisfied, Feng Yu is also very satisfied with his investment this time.

His assets have been greatly improved again, and even one person can fight against a large consortium, allowing him to reduce many concerns.

The U.S. economy has worsened than the previous generation/life, and it has also affected regions that are very closely linked to the U.S. economy such as Europe and Japan. Instead, China is thriving and is no longer kidnapped by the U.S.

He still has money to invest in many industries that he wanted to invest in, but did not have funds, such as traditional finance. At the same time, it has also expanded the scale of many industries, such as retail, mining, car and so on.

More importantly, he hopes to pull the He and Zheng into his chariot, so that he will be more confident in confronting the world's top consortia in the future.

"Since everyone is very satisfied, I have one more news to share with you. In the next period of time, I will continue to invest in the financial industry. The profit will definitely not be as high as this time, and the time will not be so long. No Do you know if you are still interested?"

Continue to invest?Zheng Jiachun and the fourth wife didn't quite understand. Feng Yu hadn't told them before that this is a good opportunity once in many years to make them so much money.

Feng Yu is not going to give them money, or is their money embezzled by Feng Yu?

Could it be said that Feng Yu's profit is not that high at all? His investment in Europe and the United States actually used their funds? Is this impossible?

However, they saw Li Chaoren and Fu Rongqi all look calm, which should not be the case. However, the Li family and the Fu family operate by themselves, and follow Feng Yu's investment. It is enough to pay Feng Yu a consulting fee, which is different from their situation.

Li Chaoren suddenly said: "I won't participate. Next, I have some projects to invest in. You know."

Feng Yu nodded. Li Chaoren’s earnings this time were partly distributed to his eldest son Li Zeju, allowing Li Zeju to increase his holdings of their Corporation’s stock, including he himself also transferred part of the stock to Li Zeju.

Most of the cash went to the second son Li Zekai. The careers he won were handed over to the eldest son to inherit, because the eldest son was more suitable and more recognized by those shareholders.

However, he will not favor one another. The money left to his second son is also not a small amount. The company he set up to specialize in financial investment is Li Zekai as the president.Li Chaoren said that he did not participate, it does not mean that Li Zekai did not participate, and even Li Zeju can participate.

Feng Yu will then invest a sum of money in Li Chaoren's Company in exchange for some equity, so that Li Chaoren will lead the investment in markets such as the UK, Canada and Australia.

During this period of time, Li Chaoren will not be idle. While being responsible for these investments, he will help Li Zeju for the final journey. Then Li Chaoren will officially retire.

Hearing Li Chaoren said that he would not participate, the fourth wife and Zheng Jiachun both showed hesitation. Li Chaoren doesn't participate, so do they still participate?

Fu Rongqi nodded: "Okay, it just so happens that I also have some ideas, we can discuss it later."

Fu Rongqi’s words didn’t make the four wives and Zheng Jiachun firm up their confidence, because Fu Rongqi’s biggest industry is financial investment. If he doesn’t do this, what will he do?

Their Zheng family is different from the He family. They have their own superior business and should continue to grow bigger and stronger in their superior business, just like Li Chaoren.

When a business reaches a certain level, it can also obtain extremely high profits, even including extremely high social status.

The attitudes of the Li family and the Fu family are completely different, which makes the He family and the Zheng family do not know how to express their opinions.Si Tai hesitated for a long time: "Director Feng, the family affairs, after all, I said nothing, this matter still needs to be discussed with the master, and the business of a few children during this period also needs funding, so I still think a bit."

Unspoken implication, let Feng Yu give the money this time to the He family first, let's talk about whether to continue investing.

When Zheng Jiachun heard the fourth wife say this, she gritted her teeth and said: "Our Zheng family is willing to spend 10 billion US dollars and continue to invest in Director Feng, but is the commission adjusted this time?"

Fifty percent commission is too high.

"Don't rush to make a decision. The money will arrive in the account tomorrow at the latest.

Whether they continue to invest, Feng Yu will pass other people's money first. However, Feng Yu believes that they will continue to invest.

Chapter 1945: Variety Shows Are Also Scary

Feng Yu is not interested in eating and chatting with these old guys. Many times, everyone is not in the same channel at all and there is a generation gap.

Fu Rongqi left with Li Chaoren, but Li Zeju stayed and discussed with Feng Yu about investing in their Li family industry.

30 billion US dollars, in the name of Taihua Holding Group. Most of the money came from Feng Yu, so Feng Yu's shares in Taihua Holding Group changed a little again.

Don’t look at the stock awards Feng Yu gives to those executives every year, and Feng Yu, the Chairman, doesn’t have any. However, Feng Yu’s shareholding ratio will never decrease much, and even often increase, because Feng Yu invests in finance. Make money faster and more.

Those executives will naturally not object. Although their shareholding ratio has been reduced, the dividend per share is also increasing every year. Every time Feng Yu merges into an industry under Taihua Holdings, his ability to make money is good, and they are still very happy.

Normally such a large investment requires a long time for negotiation, and every detail may involve millions of dollars in money.

However, Feng Yu and Li Zeju negotiated very quickly, and both believed that in some minor aspects, the other party did not make a difference. You only need to measure a rough idea, and then give it to your subordinates to do it.Li Chaoren saw that Feng Yu is also very optimistic about the mobile telecommunications industry, so he discussed with Feng Yu that for the telecommunications business in Canada, everyone is also a cooperative acquisition, but the major shareholder can be Wind & Rain Holding Company.

Li Chaoren, a British telecom company, has already sent someone to contact, and has also targeted Australia. In the field of mobile telecommunications, Li Chaoren has much more experience than Feng Yu.

Li Zekai has also invested in a TV station in the UK, which includes internet/network TV. He found that the mode of the Huohu channel is very interesting. An internet/network TV can actually be starred.

And combined with the internet/network platform, the effect is better. TV ratings, internet/network platform click-through rates, these can all be used as a bargaining chip to negotiate with advertisers so that they can make money through advertising.

If you sell the rebroadcast rights of some self-made variety shows and TV series, or even authorize the copyright, you can earn more.

The Fox Channel is definitely China’s top master in variety entertainment. Some copyrights have been authorized by North American TV stations or the program production Corporation. Li Zekai also bought it and produced the British version. It can also make a lot of money in Europe. .

Kirilenko actually has a TV station and has produced many Eastern European fiery/popular programs. Unfortunately, neither Feng Yu nor Li Zekai bought the copyright, so it is impossible to imitate it.Didn't Feng Yu make such a survival show with Bei Ye? It has a very strong influence in China and North America. After being introduced to Europe by Li Zekai, the ratings in Europe are also very high.

So Kirilenko also made such a show, but made some changes.

Instead of inviting professional field survival personnel to lead the team, he made professionals become videographers and allowed the players to sign up for the event. In the end, the winner could get a prize of 10 million euros.

This kind of huge bonus will naturally attract a large number of applicants, 10 million euros, in any country, can be called a rich man. Although one cannot spend a lifetime in luxury, a lifetime of abundance is no problem.

Feng Yu also felt at the beginning that the 10 million euro bonus was too high? Can it make money?

In particular, this program is named by Kirilenko’s own brand, and many of the advertisements in it are also brands that Kirilenko holds or shares.

The production cost of such a program exceeds 50 million euros, plus the promotion costs and bonuses, 80 million euros may not be enough. It is still in the absence of any stars.

But Kirilenko told them that this show must be very profitable. After the first season was broadcast, they were really shocked by Feng Yu's eyeballs and they really made money.A show of survival in the wilderness can make so much money? Feng Yu and Li Zekai didn't believe it. They looked at the curated content of the show, and then they didn't know how to evaluate it.

Other people's show is to survive, this show is simply to beg for death!

For one hundred places, each place actually charged a registration fee of 100,000 euros, and the total of this tens of millions of euros was completely collected by these applicants. Kirilenko didn’t even pay a penny. , Also misappropriated the money for three months to earn bonuses from the program staff.

The registration fee of 100,000 euros per person is not something that an average youngster can come up with. Either you have a good family background or you are an elite. Do you think these people are idle, they can easily come up with 100,000 Euros at such a young age, so why take the risk for this money?

You may think that it is cost-effective/worthwhile to use one hundred thousand euros to win ten million euros. The winning rate of 1% is much higher than buying lottery tickets. But this is a survival program, not for you to sit at home and rest.

All these people are going to live in the forests of Siberia for three months. Everyone only has a dagger, a survival flare, and a locator, and then there is nothing left.

No tents, no food, no water, no fire-fighting equipment, no ropes.You would say that in the forest, you can definitely find water and food. There is snow in the forest. Isn't this the source of water? There are wild fruits and game in the forest. As long as you can drill for fire or something, you can definitely survive.

If everything is prepared, what is the name of survival in the wilderness?

But don't forget, there are game in this forest, but there are also beasts. There are also many ferocious animals such as wolves and bears. In the past, this was a hunting area, and everyone came with hunting guns and hunting dogs.

If you want to eat game, you just have a small dagger. If you meet a fierce guy, I don’t know who treats whom for lunch.

Perhaps some people think that this show will not kill people, right?

But when everyone signed up, they had to sign a certificate of life and death, and many young people who didn't lack money had retreated or had to withdraw under the influence of their families.

What is said above, even if you are bitten to death by a wild beast and you are not responsible, how can it be illegal to kill a competitor in the show? !

Not to mention that this law will definitely not be passed in the United Kingdom and China. Even if it passes, there are too bloody scenes in the program, but it is banned. In North America, it can be broadcast on the lock station.

Therefore, Kirilenko's survival in the wilderness is not only very popular in Eastern Europe, but also has a large number of loyal fans in North America.In Kirilenko's words, let those Americans see how brave and fearless we Russians are!

Feng Yu said to his heart, how brave and fearless, it is like a butcher! Even Feng Yu felt that this form somewhat challenged the moral bottom line of many people and used everything for money.

Although the show didn't kill people in the end, many people quit with injuries, and many people had to choose to release distress flares when they were shackled around their necks.

However, this program is still fiery/popular abnormal, Feng Yu can only be attributed to the different values of everyone.

I only heard that Russia’s fighting nation was terrifying before, but no one knew that a TV variety show was so terrifying!

Chapter 1946: Everyone Is A Multimillionaire

"Boss, do you want to allocate more funds to Taihua Consulting? We need to focus on investing in the Hong Kong market. The money is not enough." Sun Lijie sat across from Feng Yu, seeking more funds for Taihua Consulting.

He Zhaoji sat aside, he didn't say much. Even if the funds are not divided equally this time, as long as the Zheng family and the He family continue to invest in them, then his funds will not be less.

Besides, it is obvious that the U.S. financial market has suffered the most this time. At present, everyone's work is focused on bargaining stockmarket. Shouldn't U.S. Stockmarket be the most worth bargaining?

Nowadays, crude oil futures, prime stock(s) and other bulk futures have entered a stable period. The price fluctuations are small, and they cannot rise or fall. Many people will definitely take aim at the stock market.

In addition, they have also analyzed in detail that the price of many stocks is lower than the real value. With the economic recovery of the United States, the stock price rebound is certain.

At this time, it is a good time to buy bottoms. It is not just them, there are certainly many international hot money that will also choose this way, so the stock market will rebound.

However, many retail investors who were keen to invest in stocks may be afraid to continue investing, so even if the stock price rebounds, it will not be too fast this year, but it is definitely more reliable than investing in crude oil or gold. ."Lao Sun, after analysis by your team, which stocks do you think it is appropriate to invest in the Hong Kong market?" Feng Yu asked.

"Li Chaoren's Hutchison, Changhe Infrastructure, Zheng's Chow Tai Fook, Li Zhaoji's... are divided into categories, then retail, real estate, technology, IT..."

Although Sun Lijie himself is not good at financial investment, he is not even as good as financial brokers on some exchanges. But his cautious character allows him to avoid blind investment, and he is very good at choosing a team. At present, he still has many professional and excellent agents.

Sun Lijie made it very clear that investment is either based on industry or based on people. The industry is naturally the industry they have analyzed, and the industry with very good future development potential will surely rise as long as it is led by a leading stock.

It is even simpler to invest according to people. Those famous Hong Kong rich, whose industry is still profitable, then the stock of their Company will surely rise.

Feng Yu nodded and turned to look at He Zhaoji: "Old He, Hong Kong is mainly from Taihua consulting for investment. What about the New York, London and Tokyo markets you are investigating? Do you have a choice?"
"I have the same idea as Chief Sun, and I also screen industries and individuals. But I think it is best to continue to buy the shares of our subsidiary Corporation of Wind & Rain Holding Company. At present, within two or three months, the stockmarket will not have much Better, I believe in our own Corporation more than others."

Sun Lijie was secretly anxious, why did he forget this. Many of Taihua Holdings or the companies that Taihua consulted to invest in mainland have chosen to list on the mainland and Hong Kong markets.

They have a relatively large amount of funds, and many plates in the mainland market are relatively small. A slight move may manipulate the stock price, so they deliberately avoided the mainland market and chose to invest in the Hong Kong market.

Since they are all investments, it is actually better to invest in your own Corporation stocks. But there is also a shortcoming, that is, two or three months later, Feng Yu said he would invest in crude oil futures or prime stock(s). What would they do then?

It is very simple to cash out other Corporation stocks. If you are in a hurry, you can even let the counterparty's share price fall. However, if you cash out your own Corporation's stock, if it causes the Corporation's stock to fall, it is not easy to explain to the holding Corporation, and it is easy to misunderstand other subsidiary Corporation shares, Dongzhi."Old He, after two or three months, we need to invest in crude oil futures and so on, and we need to raise funds. At that time, how did you sell the stocks of the subsidiary Corporation? I wanted it very urgently. You sold it very sharply, and the stock price of the subsidiary Corporation fell. How to explain to other shareholders?" Feng Yu asked rhetorically.

He Zhaoji's plan in advance for this: "First of all, we have no affiliation with those subsidiaries. We are investing in their stocks and we have no plan to hold them for a long time. I didn't need to explain to them."

"But everyone belongs to the Wind & Rain Holding Company group and is also owned by the Boss, so I have taken this into consideration. We will slowly increase the stocks of the Corporation, and then slowly sell them, guaranteeing a high exchange rate every day. Hand rate."

"The advantage of this is that the big consortiums that want to acquire these subsidiary Corporation stocks can't figure out our intentions. If they are buying against us, the effect will be better. When we sell, the stock price will not fall. ."

"If they sell in the opposite direction, then we will try to get a lot of money. You can sell these stocks directly to those sub-Corporations, don't they want to repurchase. Or use these stocks as the core to issue funds to raise funds or bonds. Bank loans need to be able to raise more funds. Although the interest rate is a little higher, it will not lose money."
"Or we can mortgage the stock to bank loans. Other banks may not give us a high evaluation, but there are two banks that we can get a high evaluation. One is Boss's own voice bank, and the other is HSBC. bank, Li Zeju is the board member/director of this bank."

In fact, He Zhaoji also wants to say that with Feng Yu's face, he can use these stocks to mortgage the mainland bank, and the loan amount will also not be low.

Even in some banks, Feng Yu does not need any collateral. He can easily lend a large sum of money only by signing him. No one thinks that Feng Yu will not be able to repay the loan.

He Zhaoji also knows that mainland investment institutions have always wanted to invest in Feng Yu's sub-Corporations. They can directly take-out the acquired stocks and sell them to mainland's investment corporations to ensure that they can also make money.

But in this way, those investment corporations in mainland may hold these stocks for a long time, which will have some influence on Boss' overseas investment. Many people say that Boss is a red-top businessman."Just think about it. You don’t need to worry about those sub-Corporation matters. It doesn’t matter if the stock price drops, I can buy it back at any time. Neither of you need to worry about it. There will be no less money for you this time. Yes. On the one hand, 40 billion U.S. dollars, after a few months to see the effect and then adjust. My request is to eat those stocks that you think may rise a lot in the short term, I don’t need to ask you to invest in the long-term."

"Also, when I go back today, you will all draw up a bonus table. According to what I promised, the 2% profit is a bonus for you people. Each of them must become a multimillionaire. Become a billionaire! "

The two of them never asked Feng Yu about the bonus. After all, the investment made so much profit this time, 2%, which is an astronomical figure. I didn't expect the Boss to actually give it.

These hundreds of them, on average, each can get a bonus of almost ten million dollars. Isn’t everyone at least able to become a multi-millionaire, and the two of them, as responsible persons, can get even more, that’s it Easily became a billionaire.

It is a wise choice to follow the boss!

Chapter 1947: The Pinnacle Is Coming

In the private cinema of Mid-Levels Villa, Feng Yu and Zhou Kexin watch a movie together.

The newly released movie "Inception", starring Xiao Lizi, the female number one is Elena.

The film does not test the actresses' acting skills very well, with various dazzling special effects, and the plot is very compact. As soon as it was released, it was well received.

Normal film sources are only provided to those theaters, but Feng Yu called and someone sent the film sources to their homes. You don’t have this privilege for the movies you invest in?

Even if it is a movie invested by others, Feng Yu wants the source of the film, it is a matter of one sentence.

The private cinema was remodeled by Feng Yu. There is a huge double bed in it. It is very comfortable to watch from the bed.

Of course, it is more convenient to watch that kind of movie.

"That top is still spinning, Xiao Li is in the dream in the end?" Zhou Kexin turned his head and asked Feng Yu, "No, these are two shots, or maybe the top just hasn't stopped."

"Perhaps, maybe the director and screenwriter don't know. Which ending you like is really good."

This kind of method/trick with endless reverie at the end is not very clever, but it fascinates the audience very much. In order to understand, many viewers even want to do it twice or even three times.Movie box office, also in this case, keeps rising.

To say that the U.S. economy is experiencing a serious decline and that there will be no outstanding performance at the box office, in Feng Yu's view, it is all nonsense.

As long as the movie is good enough, the box office will not be bad. Maybe some people are reluctant to watch movies, but during the economic crisis, it is not that many new rich and middle-class families have been born. They also want to watch movies.

Besides, China's movie market is booming. With the efforts of Wind & Rain cinema and Wanda cinema, the domestic movie box office is also rising.

Especially now that movies from many countries are being released simultaneously in China, because they found that although movie prices in China are not very high, but with a large number of people and a large number of moviegoers, they can also pile up the box office.

Moreover, China's overall economy has been growing rapidly. Last year, its GDP has risen to the second place in the world. Although there is still a gap with the United States, this gap is also shrinking.

Some people say that in 30 years, China will surpass the United States and become the world's No. 1 economy. Others say that it will not take that long, and that 20 years will be enough. Maybe it will break out in 10 years.

There are various opinions. Some people think that this kind of situation will definitely happen, and some people think that this kind of situation will never happen. How much worse China's financial market is than the United States, and many industries are weaker than the United States.What's more, there are so many people in China, and many of them are poor. In the eyes of many countries, there are still many people in China who cannot afford to eat or wear clothes.

China's rapid development has benefited from China's strategy of allowing some people to get rich first, but some experts believe that this situation is somewhat out of balance.

As a result, China's resources will continue to tilt toward poor places and toward low-income people, and charge higher taxes for high-income people.

In this way, perhaps many wealthy people in China will choose to immigrate to those countries with lower taxes, and then take China's green card (permanent residency, not nationality) and live in China.

Some people say that Feng Yu is such a person, he is no longer a Chinese, but many people have been kept inside a drum. Some people even say that they have seen Feng Yu's passport, which is of China Hong Kong.

Look, Feng Yu recently took so much money to invest in the UK. Obviously, Feng Yu is going to become a British citizen. It is too easy for Hong Kong people to become British nationals, not to mention Feng Yu, the world's richest man. Britain has prepared Feng Yu for the title of Duke!

Feng Yu has to sigh, the fact that netizens sometimes guess randomly is not too far from the truth. There are so many talents online, this sentence is really true.But they are not Feng Yu, and they don't know how Feng Yu cares about the Duke's broken title. It's just a fake name, it's a fart.

noble? Improve social status?

These are completely unattractive to Feng Yu. He does not need the British mascot old lady to help him improve his social status. Feng Yu's social status is not lower than that of the old lady, and even more influential.

Who would agree to let a person who is not as good as himself knight himself?

The Hong Kong passport Feng Yu is no longer in use. Now he can get visa-free treatment in any country.

Fortunately, more netizens still support Feng Yu. Feng Yu's reputation is very good. No one wants to believe that Feng Yu will immigrate. They believe that Feng Yu loves his country the most.

There is also a good news netizen who asked Feng Yu, how long do you think China can surpass the United States and become the country with the world's first GDP?

In fact, Feng Yu feels that success or failure in terms of GDP is nothing more than empty talk. Japan once occupied the second place all year round and its economy is very strong, but who would say that Japan is now a powerful country?

Russia's economy began to pick up after Putin came up, but among those countries ahead of Russia, which one dares to challenge Russia?During the poorest period in Russia, even the United States dared not provoke it, because at that time Russia was poor, and the least feared was fighting and hurting each other. Whoever gets richer will suffer more.

It is not necessary for Feng Yu to surpass the United States in 30 years. Now, how many industries in China have grown from the end of the world to world-class, or even the world's first, will be more in the future.

There are more people, so creativity is stronger. The yellow race is recognized as a highly intelligent merchant. Feng Yu firmly believes that China will become the economic center of the world in the future.

Once China had the most soldiers in the world, now it has become a route of fine soldiers and fine equipment. In many cases, large numbers of people are not necessarily useful. In future wars, people are very important, but equipment is also very important.

China has improved its military equipment every year in the past few years. Every military parade can bring the whole world to focus here.

Feng Yu certainly hopes that there will never be a war, everyone amiability makes you rich. But if you don't hit others, it doesn't mean that others won't hit you.

Equip yourself so that others will not dare to provoke it at first sight. At that time, China will be on top of the world.

In other aspects, Feng Yu doesn't understand at all. What military affairs, government, Feng Yu is an ordinary person in this respect. But when it comes to economics, Feng Yu is the best in the world.Especially now that there are so many industries as the foundation, it is blunt to say that what Feng Yu wants to invest in will immediately become a hot spot.

Feng Yu now wants to lead more companies and industries in China to stand on top of the world. And now, the pinnacle of an industry is about to begin!

Chapter 1948: Next-generation System Officially Launched

"Zhao Lin, at the software park, you have to watch it yourself, and you must do a good job of security protection. This time someone will definitely take the opportunity to make trouble."

"Marvin, the agents and distributors at all levels have been contacted, so that they must do a good job of service, and there should be no disorder in this sale."

"Military, you personally contacted those PC manufacturers. I want to know the real-time statistics of the sales of this batch of computers. Also, have you contacted Lao Yang? Lenovo Group is our The most important thing is whether they can overtake Microsoft this time, they are the most important link."

Qiu Bojun was standing in the office/bureau, constantly giving various orders. Today is the day when Lenovo Kingsoft XOS2.0 system is officially on sale, and it is also the day when Microsoft's WIN7 is officially on sale.

In the past, Lenovo Kingsoft has always been catching up with Microsoft's footsteps. It has been lagging behind Microsoft in terms of the number of users and share. It is also a highly acclaimed operating system.

But now it is different. XOS at least defeated VISTA and Microsoft had to launch the seventh-generation PC operating system ahead of schedule. In particular, XP has been launched for many years, and some functions are already in a backward stage. In other words, many former XP users are also about to replace the new generation of operating systems.Whether to choose WIN7 or XOS2.0 is related to the position between the two software giants. As long as the sales of XOS2.0 can be equal to that of WIN7, Lenovo Kingsoft has won, because the usage of XOS generation systems far exceeds VISTA, and the usage of XP systems is rapidly decreasing.

Especially after the launch of the WIN7 operating system, those PC manufacturers will no longer release computers with pre-installed XP systems. One goes after another, and Lenovo Kingsoft will win or lose in one fell swoop!

However, Lenovo Kingsoft and Microsoft have their own advantages and disadvantages. Microsoft's advantage is simple. They have been cooperating with many hardware vendors and PC manufacturers for longer, and this time they have taken the initiative to lower the price, and they have signed long-term contracts with these partners and won a lot of preferential treatment.

Lenovo Kingsoft also has advantages. For example, they have closer cooperation with many hardware suppliers. Does everyone have a common shareholder Feng Yu?

Microsoft signed a contract with Xu **C manufacturer, Lenovo Kingsoft is the same, and Lenovo-Silver Mountain Corporation has one of the biggest advantages, that is, Lenovo, the world’s number one PC brand in terms of production and sales, only installs the XOS system. Abandoned Microsoft.

Microsoft has offered an ultra-low price with the intention of letting the Lenovo Group also launch some PCs with WIN7 system pre-installed, but Lenovo refused without hesitation.That's right, Microsoft is close to the cost price, and they dare not discount the cost to the Lenovo Group. That would be unfair competition and the punishment would be very serious. Even if they can defend themselves, how can other PC manufacturers reassure them after the exposure?

They are willing to reduce their profits, as long as they can reopen the Chinese market and let the Lenovo Group treat everyone equally favorably to them.

It is a pity that the Lenovo Group is also a shareholder of Lenovo Kingsoft. In addition, both Feng Yu and state-owned assets support Yang Yuanqing’s opinion. The Lenovo Group’s PCs only install the XOS system, even if this time Microsoft has the upper hand. , They will not change.

The worst result is that everyone scores four or six in the market. Lenovo Kingsoft and Lenovo Group have this confidence. Even if the Lenovo Group's PC sales decline a little, they can accept it. Anyway, they still have the L-PAD business, which makes higher profits.

From a long-term perspective, let the Lenovo brand and the XOS system promote each other, and the two parties are bound together, which will have great benefits for future development.

If the Lenovo Group is willing to cooperate with Microsoft, then Lenovo Group’s PC sales this year will definitely be able to surpass the second place, but this will give Microsoft a wonderful assist.The defeat of Microsoft by Lenovo Kingsoft is also in the interests of the Lenovo Group. What's more, there are products from your own country on the one hand and foreign products on the other. Is there a problem with supporting your country’s products?

If this system can be evenly matched with Microsoft, it will be able to gain the upper hand in the number of users in the future, which will greatly benefit the branding and sales of other software.

Only this time Lenovo Kingsoft also has some concerns. When they sold the XOS generation, the price was much lower than VISTA and lower than XP. As a result, Xu **C manufacturers were willing to support them.

When the Second Generation system was released, Feng Yu requested that the price be the same as that of Microsoft, or even slightly higher. Anyway, he expected that the price of WIN7 will not be very high this time. It is almost between fifty and seventy dollars. Maybe the company version can reach one or two hundred dollars in the future, but that one contains more features.

Nowadays, although the influence of other hardware companies on those PC manufacturers allows those manufacturers to agree to provide a large number of PCs pre-installed with the XOS2.0 system, according to the contract, if the sales are not good, those PC manufacturers can adjust the pre-installed quantity of.

Qiu Bojun has been worried that if their sales are not good, those PC manufacturers adjust the proportion of pre-installed systems, it will affect them too much.To put it bluntly, the operation method of the system is getting easier and simpler now. Most people buy computers and choose hardware configuration. Few choose the operating system, because every system can be used. Of course, between systems , There are still differences.

But in any case, the largest sales volume of operating systems is pre-installed for those PCs, then those retail system disks, and finally the systems downloaded on the internet/network.

If there is a quarrel with PC manufacturers, the impact on Lenovo Kingsoft will be too great. This is why when Microsoft was clearly rich and wanted to acquire a PC brand, or made PCs by itself, it could not succeed at all.

If you Microsoft dare to get your own PC, then we PC manufacturers will not play with you Microsoft, to see who loses more.

Feng Yu walked into the office/bureau and saw Qiu Bojun still standing and shouting. He leaned over to take a look, oh, there was blistering on his mouth.

"Bo Jun, what's going on? It depends on your serious anger. Isn't it the new generation operating system officially on sale? You don't need to be so nervous. The one who is nervous is Microsoft."

Just like in many international competitions, the number one seeded player tends to be more nervous than the second one.The second challenge is the first. Of course I am very happy to win, and it is not unacceptable to lose. However, the first was challenged by the second, and it seemed to many people to win.

"Chairman, you are here. It's a bit messy here, go to my office/bureau." Qiu Bojun was not surprised to see Feng Yu coming. Feng Yu would definitely come and take a look when this is important.

"Okay, let me take a look with you, how did we beat Microsoft this time! "

Chapter 1949: Pressure

"Moved, moved, the download number moved! " Lei Dajun jumped up from the computer screen and shouted.

It is midnight at midnight, and the XOS2.0 release officially begins. At this time, it is definitely not possible to buy from the store, but it is no problem to download it from the software park.

After many people's computer hardware upgrades, they can perfectly run the new generation of systems. The old systems have long felt outdated, especially the XP, which seems to be slower and slower.

Qiu Bojun also looked up in front of the computer. Various departments have already reflected a data in real time. Those e-commerce websites and PC manufacturers' websites have been refreshed. PCs with pre-installed XOS2.0 systems are officially launched for sale, and sales are also started there. XOS2.0 system CD.

Feng Yu opened two cans of Force, and handed them to them: "Drink some energy drinks to refresh yourself, don't always smoke. All major websites, our official websites, and software parks are all running normally. You don’t need to watch them all here. Now."

"Lao Lei, you go to bed first. Bo Jun is staring here. You two will change shifts tomorrow morning. It's time to stare at the situation in the US."

Although it was released on the same day, it was actually slightly staggered because of the time difference.At this time, Microsoft's WIN7 system was also available for sale in North America. Both parties chose to sell it at their base camp first, and then waited until the time difference passed, and then went to the other side's site to sell and grab the market.

However, both sides are the same, and they are most concerned about the sales of PCs pre-installed with their new generation operating systems.

Judging from the shipments reported to them by the Corporations, they all seem to be good, but I don't know what the sales situation of the retail outlets will look like after the day.

Lei Dajun poured two mouthfuls of Force: "Feng Chairman, I'm fine, Bo Jun and I are staring here. Tomorrow Lao Yang and Liu will stare, and we will sleep in the morning."

When it was so important, both of them really couldn't sleep. This Feng Yu can understand, isn't he also unable to sleep.

"Whatever you two, you can arrange your work anyway and don't break your health. Don't worry about winning or losing this time. Even if you lose, we will have the next time. Look at AMD, I have been killed by Intel. Squeezed to death, but with the excellent performance of the dual-core, isn't it a prominent encirclement?"

"Although it is still slightly worse than Intel now, but with the explosion of tablet sales, it is only a matter of time before it surpasses Intel. Don't forget, we also have the HOS system. On tablet and smartphone operating systems, we are Leading Microsoft."
"Office software, anti-virus software, and all kinds of application software, we are not inferior to Microsoft. Once Microsoft was the god we can only look up to, hasn't it been taken away by us now?"

"And those who change the operating system, the most are users who have used XP, as long as we can grab some, one trades each other, Microsoft is the loser! "

At this time, Feng Yu also had to relieve pressure for the two executives, so that they would not be too tight and unable to hold them. If these two get sick at the same time, then the operation of Lenovo Kingsoft will be some trouble. Even if Liu Chuanzhi comes to manage it himself, it may not be better.

Feng Yu will manage it, so I am afraid it is better to let the vice president of Lenovo Kingsoft manage it. Feng Yu couldn't understand these software codes at all.

If there are some problems with the website, Feng Yu doesn't know how to prevent or remedy it. Professional things still need professional people to do.

However, the importance of Feng Yu to Lenovo Kingsoft is not only reflected in financial support. Many functions of the operating system are based on ideas proposed by Feng Yu and developed by Lenovo-Silver Mountain Corporation’s technical personnel.

Feng Yu just proposed some useful functions of previous generation/life and let Qiu Bojun complete them. There are some functions that Feng Yu thinks should have, but the previous generation/life does not.Even the XOS3.0 system under development at this time, Feng Yu also put forward many constructive opinions, such as some intelligent evolution, adding many application functions, because people basically cannot live without electronic devices in the future of urban life Up. Whether it is a computer or a mobile phone, intelligence is a trend.

Although Feng Yu's words make sense, Qiu Bojun and Lei Dajun both fully surpassed Microsoft and became the world's number one software Corporation. This is their best opportunity and they don't want to miss it.

Once this is successful, the status of both parties will be reversed. The Lenovo Kingsoft will take the initiative, allowing Microsoft to catch up with them in turn.

They admit that Bill Gates is a genius, but they are not mediocre. Bill Gates is old, and the people at Microsoft are old. In the future, it should be their Lenovo Kingsoft to dominate the industry.

Feng Yu saw that they didn't seem to listen to him, so he didn't say much, shook his head, turned and left.

Feng Yu also attaches great importance to Lenovo Kingsoft and is particularly concerned about the software release, but he does not need to stare at the computer screen here.

It was enough to stay with them through twelve o'clock. However, Lei Dajun and the others are staring at the screen and they are struggling, and Feng Yu is playing games there with an L-PAD, which may not be considered as a time to spend."Dongjun, what are you doing? You slept? In such a good weather, why are you going to bed so early? Isn't tomorrow a weekend? Come out to see the stars, hurry up, I'll be at the gate of your house soon."

Wen Dongjun got up from the bed, put on his underwear, and then put on a pair of big pants.

"Why are you going so late?" Zhang Han asked.

"That kid Feng Yu doesn't know what's wrong. He told me to accompany him to see the stars. Go to sleep. If you can't sleep, come with me?" Wen Dongjun picked up a half-sleeve from the floor and smelled it, and threw it back. On the ground, open the closet and turn out a clean half sleeve.

"I'm not going to stay up late with you, and tomorrow I will take my son to the park to go boating. Don't forget." Hearing that Feng Yu asked Wen Dongjun to go out, Zhang Han was relieved. As for Feng Yu's drinking capacity, Wen Dongjun was Never drink too much.

At the gate of the community, Wen Dongjun walked over to the car parked on the side of the road, pulled the door and got on the car.

"Your kid has a convulsion, why did you ask me to come out so late?" Wen Dongjun expertly opened the refrigerator in the car, took out a can of Force from it, and poured it in a few mouthfuls.

Just finished kissing Zhang Han, just to replenish my energy.

"It's okay, I asked you to come out for a supper. Oh, this is just finished with work, just to add nutrition."
"Hey, buddy, my body is like a spirit trembling with excitement all night long. Don't say, since you started that greening project, the starry sky at night in the capital is getting more and more beautiful. By the way, you gave it to me last time. Those VR glasses are really good, but the content inside is a little bit less, but you let the people of your Corporation develop more."

Wipe, that trial money is for you to play games, who TM let you use it to experience that, don’t you have a wife!

But Feng Yu didn't bother to care about him. Tonight, Feng Yu didn't have any sleepiness, so fortunately, he was accompanied by this little girl.

Chapter 1950: Wins And Loses Become The Focus

[Microsoft's WIN7 and Lenovo Kingsoft's XOS2.0 are on sale at the same time in two places, and the PC operating system war is about to happen]

[Who controls the ups and downs? Microsoft and Lenovo Kingsoft, who can win this battle in the end? 】

[Paul Allen declared that Microsoft is the best software developer in the world. They neglected before, and this time they will not give other companies any chance! 】

[Qiu Bojun boldly speaks out in the face of the media and colleagues, Lenovo Kingsoft will become the world's number one software aircraft carrier! 】

Chapter 1951: Downloads Ahead

"Lao Yang, how's the situation going?" Lei Dajun just came to work in the afternoon and grabbed Yang Yuanqing and asked.

"What can you see on the first day of sales? But sales in North America have also started, and Microsoft's sales are good there."

The biggest sales volume of this system is the pre-installation of the manufacturer, and then the sales of the system CD. The manufacturer’s sales for one day have not yet been counted, and even on the first day, it may not be able to tell.

One day's sales of the major PC manufacturers actually do not represent much. It takes a cycle to determine who has the advantage.

Just like when two new movies are released at the same time, if the box office is high on the first day, the final box office may not necessarily be high. It depends on the subsequent public praise.

On the first day, most of them are affected by publicity. Basically, whoever promotes better and has better channels will win the first day.

A week later, it will return to plainness, and then it will be time to speak on public praise, and then it will be possible to truly distinguish the winner.

Many of them started to gain momentum and broke a series of records, but in the end they performed mediocre and even disappointing. Many of them were not popular at first, but then went up against the trend and eventually performed better.

However, although the truth is so, not many people can be so calm as the parties concerned.In fact, those manufacturers are also very worried, because the system is updated, so their PC prices have also been adjusted. Basically, the pre-installed computer is the home version, and the price is not high.

The price is the same for everyone in China, 399 yuan, 59 US dollars in North America, and 59 euros in Europe. The prices in other major markets are similar.

The previous generation operating system, Microsoft's price is several times that of Lenovo Kingsoft. This time Lenovo-Silver Mountain Corporation will not play a price war, because the brand and technology are not weaker than Microsoft, and will no longer reduce its own profits.

As a new generation of operating system is about to be launched, computers with old systems are being cleared, especially for XP systems, which no longer have pre-installed machines. As for the VISTA and XOS generation systems, the prices are lowered, and they have not completely withdrawn from the market.

This time is equivalent to the price increase of products with the same configuration. Those manufacturers are also worried, will the products be unmarketable? What if consumers still want to buy cheaper ones?

The clearance of outdated systems has also allowed them to make some adjustments to product sales, such as reducing new product shipments while the market is not good.

Currently, these main models for sale have not been upgraded in hardware, and consumers do not know whether they will accept it.The impact of the economic crisis in Europe and the United States has not passed, and the market has not recovered. If a large number of shipments are made at this time, what if it becomes unmarketable?

For these PC manufacturers, the gross profit(s) is less than 10%, and many of them are less than 8%. If it is unmarketable, the pressure on funds will be very serious, and they are all worried.

Now that Microsoft has a competitor and the economic situation is not good, their PC manufacturers have jointly talked to Microsoft, and Microsoft finally agreed to reduce the price.

They hope that the market share of the two parties will not be too far apart, so that they can check and balance each other so that their PC manufacturers can take more initiative.

It would be better if the Lenovo Group did not come out to disrupt the situation, but unfortunately there is no if.

The major PC manufacturers are also very concerned about the sales of the same product of different systems, and they even secretly unite to make some balance.

It's just that this balance has some problems. If they achieve a balance, some manufacturers only make Microsoft systems, such as Sony, and some manufacturers only make Lenovo Kingsoft systems, such as Lenovo. They want balance, but this kind of PC brand that only does one system will break this balance.

China's brands, in addition to the Lenovo Group, and other brands also launched models with two systems. This made Qiu Bojun and Lei Dajun very angry.In their view, if the Lenovo Group did not make concessions, those brands could also develop?

Now you are helping a foreign company to compete with us. Don’t you think this is betrayal?

Domestically, there are imported brands selling PCs with pre-installed WIN7 system. Lenovo Group can completely suppress them by virtue of stronger sales channels, stronger cost advantages, and more intensive pertinence ~ advertising.

However, if domestic brands are suppressed by the same method/trick, domestic brands may be ruined. It is difficult for them to enter the international market. As long as they rely on the China market and the market is ruined, then the Company will be ruined.

It’s easy to say that it’s not good to talk about destroying your own country’s brand.

"Lao Yang, you should talk to domestic manufacturers such as Shenzhou again. Strike water right and left is not enough." Lei Dajun thinks Yang Yuanqing is too benevolent. When necessary, he should be stronger.

If those domestic brands are uninterested, let them experience the same treatment as foreign brands and let them know why Lenovo is an industry Boss!

"I know, I will talk to them again. I'll go back there first when you come. I'll go see how Lenovo's sales are.

Lei Dajun sat down, opened L-PAD, and immediately logged into their office system to view real-time sales statistics.The data of those manufacturers have not been fed back, but their CD sales in various stores will be updated at any time, especially the paid download data of those websites. This statistic is the simplest.

CD or something may still be returned, but this paid download is generally impossible to return. After you download, you can see the activation code directly, how can I return it?

Lenovo Kingsoft's official website has a good number of downloads, exceeding 50,000.

The Lenovo Group’s official website has also been downloaded very well, close to 50,000.

There are also some PC manufacturers’ consignment downloads. None of them exceeds 10,000. Obviously, their publicity is not enough.

However, Lei Dajun doesn't take those channels too seriously. The most important channel is the software park.

Seeing the number of downloads in the software park, Lei Dajun rubbed his eyes. Isn't he still awake and dazzled?

One, two, three, six digits, more than 180,000 downloads!

Lei Dajun quickly grabbed the phone: "How many paid downloads of Microsoft's WIN7 are there now?"

If you count yourself, you should also pay attention to the data of your peers. Don't think that some data is invisible on the surface, and Lenovo Kingsoft is undercover at Microsoft.

"How much? Is it the total? Well, before you leave work, you will count the data again and send it to my OQ."Hanging up, Lei Dajun waved vigorously.

Lead, and not a little bit, but a lot.

The paid downloads of WIN7 at Microsoft have been counted, just over 100,000, only one third of XOS2.0!

The gap is so obvious, it can be seen that the previous publicity effect is still very good, now we wait to see what Microsoft has to deal with!

Chapter 1952: Tragedy

"Shimura, how about our new PC sales?" Norio Oga did not forget to work while eating lunch.

A hint of hesitation flashed across Shimamura's face. He was afraid that the president would be furious after he said it. It is said that when his predecessor worked as an assistant to the president, he reported bad news while the president was eating, and then he was driven out by a plate on the face.

Norio Oga didn't wait for the assistant's reply. He raised his head and saw the look on the assistant's face, and knew that there would be no good news.

"Say, how is it! "

"Sales are much worse than we expected. It is estimated that our sales this month will drop by more than 30% compared with last month."

Snapped!

A plate was smashed in front of Shimamura Yamayasu, and all the soup splashed on Shimamura Yamaya's trousers, and even the fragments hit his leg, which hurt, but he did not dare to take a step back.

"Thirty percent? Are those people in the sales department idiots? What is the reason? Have you found out?"

Norio Oga was very angry. After Sony acquired IBM's PC business, its market share increased, but its profits increased very little. This investment originally caused many other shareholders to complain.But now that it has been acquired, it must be managed properly. Sony's film industry was losing money at the beginning, but later it didn't make money, and the profit was still a lot?

Norio Oga believes that the temporary low profits are just illegal operations. Efforts to improve, to achieve technical improvements, then sales and profits will continue to increase.

Unfortunately, there was an economic crisis soon, and the global sales of consumer electronics were hit hard. Except for several brands such as Wind & Rain Brand, even the sales of established companies such as Huipu declined, and Thomson was on the verge of bankruptcy. .

Their Sony can guarantee profitability, which is not easy. But looking at Wind & Rain Brand, etc. not only are profitable, sales and profits are still growing, which makes him very unhappy.

Norio Oga believes that Sony and Feng Yu will never become friends, nor will they have any cooperation in the future.

Lenovo Kingsoft and Microsoft began to compete. After the two sides launched a new generation of PC operating systems at the same time, they both began to contact major manufacturers to sign cooperation agreements.

However, Sony directly rejected Lenovo Kingsoft. They did not even pre-install the XOS generation system. They only cooperated with Microsoft and got the best cooperation conditions. For exclusive cooperation, the conditions must of course be more favorable.The Lenovo-Silver Mountain Corporation and the Lenovo Group wear a pair of trousers. Sony and the Lenovo Group themselves are competitors, so how can they be willing to cooperate with Lenovo-Silver Mountain Corporation?

Microsoft just needs a big PC brand to counter the Lenovo Group's influence on system sales, so it is almost be together from the first beat with Sony, and the two parties signed a long-term strategic cooperation agreement.

The generous terms in this agreement are better than those Microsoft gave to other PC manufacturers. Sony feels that it is taking a big advantage. Their single product profits can be increased a lot, and their profit margins should be increased by at least 3%.

But all of this is based on the normal sales of Sony products. If the sales decline by 30%, the profit will be increased by 3%, and it will still be a big loss!

Shimamura Yamayasu's head slightly lifted: "The reason is clear. It is because many consumers want to experience before buying. They want to be able to make an intuitive comparison of the operation of the system."

"Other PC brands have two systems with the same configuration, and the prices are the same, allowing consumers to choose after experiencing it. We only have Microsoft's system, and consumers have no choice at all."

Norio Oga frowned, how could this be?

The Lenovo Group also only has XOS systems, without Microsoft systems, why has the Lenovo Group’s sales not declined?Fruit Corporation has always only had systems developed by themselves. Why hasn't the PC sales of Fruit Corporation declined so severely?

It's our Sony's turn, just because we only provide Microsoft's system, the sales will have such a big decline?

"Just for this reason?" Oga Norio obviously didn't believe it.

"Or it is related to other PC manufacturers taking the opportunity to do promotions at this time. They have increased the cost of promotion and the promotion is also very intensive. Our promotion cost is concentrated on the Second Generation tablet we just launched."

Tablet PCs are products that every PC manufacturer can't let go. Sony's first-generation products sell very poorly, but because the output is not high, they are experimental models, so they didn't lose money.

This time they launched the Second Generation product, intending to increase their share and promote this as their main product.

Isn’t a tablet a product between smartphones and laptops? Many manufacturers have never made smartphones, but Sony is different. Whether it’s a smartphone or a laptop, they do pretty well.

For this tablet, Sony believes that it has more advantages. Even if it is not an opponent of the Lenovo Group, it should be far ahead of other PC manufacturers.Therefore, Norio Oga adjusted the focus of publicity and asked the publicity department to advertise their Second Generation tablet. As for the notebook side, they don't advertise a lot, because there is no new version, but the system is replaced.

Isn't it enough to hang banners or window advertisements in front of the store? Isn't that enough with Microsoft's publicity efforts?

Now he knows, it really doesn't work.

Aren’t other manufacturers doing promotions? Well, Sony also does promotions.

I still don't believe it, I can't sell you!

President Dongzhi also asked his subordinates about their PC sales. They are different from Sony. When Lenovo Kingsoft approached them, they considered it and agreed.

A standard contract has the same conditions as other PC manufacturers. They also know that Sony has chosen to cooperate fully with Microsoft, but Dongzhi will not go to gamble, two hands are prepared, no matter which one wins, they can adjust the output, so that the Company can keep profitable.

This time they Dongzhi also deliberately prepared more promotional expenses. In the Japan market, they have to overwhelm Sony, the biggest competitor.

Although the two sides cooperate in other areas, they will not be soft when it comes to competition.Knowing that there are queues at the entrance of Dongzhi's store, but Sony is very deserted, the president of Dongzhi smiled happily, and the boss of Japan market, Dongzhi is about to order.

He ordered to continue, and the promotion activities continue. Many of Dongzhi and Sony's stores are next to or right, so Sony must not be able to grab customers.

After Sony acquired IBM’s PC business, isn’t it known as Japan’s No. 1 PC manufacturer? This time I will let you know that business expansion may not necessarily win, and a wrong choice may fail and wipe over the floor.

Obviously, Sony's choice this time was too extreme. Now that the opportunity has come, Dongzhi has no reason to miss it.

Sony, step aside!

Chapter 1953: Microsoft's Big Three Decision

"Steve, how are our WIN7 sales?" Bill Gates sat in the head of the conference room with a cold cup of coffee in front of him.

"From the perspective of internet/network paid downloads alone, the situation is not very optimistic. There is also a certain gap between the sales of CDs in the internet/network mall and the Lenovo Kingsoft. However, we borrow the CD sales from the retail channels of various PC manufacturers It's leading." Steve Ballmer replied.

Originally, Ballmer was the third largest shareholder of Microsoft, and also served as Microsoft's board member/director, president and CEO. There were a lot of stock awards. Now his net worth is more than 10 billion US dollars, no less than Paul Allen.

Paul Allen snorted: "We, Microsoft, have been caught up by China's products in the most advantageous products. I don't know how some people manage the Corporation these years."

Other board members/directors have long been accustomed to the disagreement between Paul Allen and Ballmer. When the two quarreled, they never interrupted. Only Bill Gates can persuade them. No one else can do it.

It’s rare that Ballmer didn’t reply this time. He continued: “There is one more thing that everyone must pay attention to. Lenovo Kingsoft borrowed the influence of AMD, Nvidia, Gold Stone, etc., and signed a contract with those PC manufacturers. A very unfavorable agreement is sufficient to ensure that even if our products are more popular, they will not completely defeat Lenovo-Silver Mountain Corporation."
"But if Lenovo-Silver Mountain Corporation’s products are more popular than ours, we may be severely suppressed. So I think we should really enter the hardware field. At least we have to make a brand of our own. Good springboard."

Ballmer has always advocated that Microsoft be its own PC brand. The original Tablet was also made under his proposal. Unfortunately, it was a money-losing product and Paul Allen ridiculed it.

"Didn’t we sign an exclusive cooperation agreement with Sony Corporation? It is enough to compete with the Lenovo Group in the Asian market. There are also brands such as Huipu and Daier in Europe and the United States. There is no need to develop our own electronic product brands. We do software. , You should remember this." Paul Allen reminded.

Manufacturers do not make money at all, as can be seen from the market value of those PC manufacturers, Lenovo, Dai Er, and Huipu together are not as high as Microsoft.

"Furthermore, as long as our products sell better, Lenovo Kingsoft is at most the same as Fruit Corporation. Sales and profits are far from threatening us. We are Microsoft, the world's number one software. Company, the operating system we made is also the best in the world, and our users have always been the most in the world! "Some board members/directors have the same ideas as Paul Allen. They still believe that Microsoft is the most powerful in the world and the products are the best in the world. The Lenovo-Silver Mountain Corporation will definitely be stepped on by them.

Not only the PC operating system, but when they launch a new generation of smart phone operating system next year, they will firmly grasp this market.

There are also board members/directors who have the same idea as Ballmer, who believe that the opponent should not be underestimated, especially this opponent is Feng Yu's Corporation. Every Company who despised Feng Yu was finally stepped on by Feng Yu.

And since the other party can make HOS form a big alliance, if Lenovo Kingsoft also forms a big alliance with XOS and open part of the source code, how will Microsoft respond? Although this possibility, a tiny bit.

There is also the cooperation between Lenovo Kingsoft and Lenovo Group, which is not comparable to Fruit Corporation. After all, Lenovo Group is the world's largest PC production and sales volume. Many products have led the trend and led the research and development directions of major manufacturers.

How can such a company with capital, technology and creativity be ignored? What's more, Feng Yu is still the largest shareholder of AMD, Gold Stone, and Nvidia. Together, this can even affect the entire PC industry. How can you despise it?

Bill Gates suddenly asked: "Everyone, do you think the Fruit Corporation system is still necessary?"Everyone was stunned. The Chairman is going to defeat the Fruit Corporation?

"Have you ever thought about whether we can buy Fruit Corporation?"

The former Fruit Corporation was the Company they had to support to survive, in order to prevent Microsoft from being forced to split or even huge fines due to monopoly.

Fruit Corporation has always been able to occupy only a small share of the market, and then Microsoft can make a lot of money, and many worries disappear.

But now the existence of Lenovo Kingsoft gives Microsoft a strong competitor in the software market, which is far more threatening than Fruit Corporation.

Microsoft no longer needs the existence of Fruit Corporation to prove that they do not monopolize the market. And the Fruit Corporation still has to compete with them and share a market with them. Why does Microsoft allow such competitors to develop?

Fruit Corporation's program is different from their Microsoft source code, but the ability of those software engineers to develop application software is still world-class.

If the Corporation can swallow the fruit, it is very important for Microsoft. Ballmer's plan to build its own electronic product brand was completed directly, and it was easier than creating it yourself.

The idea of acquiring Fruit Corporation and Paul Allen is not in conflict, and Fruit Corporation is worthy of becoming a subsidiary of Microsoft Corporation.Fruit Corporation's PC share is not high, but it still has certain advantages in office, which will not cause too much resistance from other PC manufacturers.

It can even be used as a test to test the attitude of those PC manufacturers. After Lenovo Kingsoft, will those PC manufacturers resist Microsoft so strongly to become their own electronic brand?

Originally, Microsoft was considering whether to acquire a mobile phone brand and operate it by itself. If it is established now, many businesses are too late and it is not easy to recruit relevant managers. They must not be too small for Microsoft to do it, which is not in line with Microsoft's identity what.

When Microsoft was discussing cooperation with Sony, it thought about buying a stake in the Sony brand, but finally gave up after thinking about it. This is a brand jointly created by Sony and Ericsson. Unless all are acquired, this will expand to Microsoft. Brand influence is useless.

Acquiring Fruit Corporation, all of this is solved.

Whether it is a traditional PC, a new type of tablet, a smart phone, or even a super MP3, Fruit Corporation has it, and even electronic paper books.

With the help of Microsoft's strong brand effect and financial and technological advantages, it is very possible to overtake the Wind & Rain Brand, and it is not impossible to even exceed the Lenovo brand.Ballmer hesitated: "Bill, Fruit Corporation is declining in sales, but the brand is still very good in North America, has a lot of influence in Europe, and the profit is good. If we want to acquire it, It’s too difficult. I’m afraid the Government won’t pass it.”

Paul Allen opened his mouth: "What if we, like Feng Yu's subsidiary Corporation, do not cross-hold each other and remain independent, but let their shareholders be a group of people?"

Ballmer is silent. This operation seems feasible, but can it succeed?

Chapter 1954: Can't Make It Succeed

"Boss, there is a big news you must know."

Feng Yu scratched his head, and Ralph called early in the morning. What happened?

"Wait a minute, take the video."

Feng Yu sat up from the bed, tapped twice on the bedside table, and swiped his hand on the phone. The display on the opposite wall turned on, and Ralph's image appeared on the screen.

Ralph saw Feng Yu still lying on the bed. He looked at his watch. It should already be nine o'clock in the morning in China?

"What big news, are you looking for me in such a hurry?" Feng Yu asked with a yawn.

Normal work reports are sent by email. Feng Yu just logs in every day. The person who called and said that he was so anxious, could it be that which subsidiary Corporation had a major business problem?

"Boss, I received the news that Microsoft wants to acquire Fruit Corporation! "

"What?! " Feng Yu suddenly sat up straight, and Microsoft wanted to buy Fruit Corporation?

How could Microsoft acquire Fruit Corporation, which ranks not low among IT electronics companies in the world, and with the pride of Jobs, he will make Fruit Corporation a subsidiary of Microsoft?

Besides, with the acquisition of Fruit Corporation by Microsoft, those commercial organizations in the U.S. will be able to approve it easily?Wait a minute, Microsoft was not only boycotted by PC manufacturers, but also faced monopolistic lawsuits. But now with Lenovo Kingsoft, Microsoft is no longer a monopoly of the Company, and acquisition seems not necessarily impossible. Doesn't it mean that Feng Yu actually helped Microsoft and Bill Gates?

"Is this news confirmed? Isn't it a smoke screen released by Microsoft?" Feng Yu asked in detail.

"It hasn't been confirmed yet, but someone has seen Bill Gates meet with Jobs. I also got news from several consortia that Bill Gates, Paul Allen, and Steve Ballmer are all going to cash out some Microsoft shares. What is this not raising funds? "

"You will arrange for someone to investigate this news in detail. Do you think the US agency can approve this acquisition?"

Even if Microsoft no longer monopolizes the Company, Microsoft still has the greatest influence in Europe and the United States, and those PC manufacturers will try their best to stop it.

"Boss, have you forgotten how you control so many top companies? If Microsoft can't acquire Fruit Corporation, but Bill Gates, they can. The two Corporations operate independently in name, but they belong to the same big companies. Boss and Chairman are also the same person, so that you can avoid obstruction by some organizations."Feng Yu suddenly remembered that the number of Microsoft stocks that the previous generation/life Bill Gates ultimately held was not as much as Ballmer. Some of the cash was transferred to a foundation jointly named by him and his wife. Most of the other investments are made after cashing out.

Before Feng Yu was reborn, Microsoft's stock accounted for only about one-eighth of Bill Gates' wealth.

Even now, Bill Gates is also a shareholder of Buffett’s Berkshire Corporation, a shareholder of Coca Cola Corporation, a shareholder of National Car Leasing Corporation, a shareholder of Walmart Corporation, a shareholder of Mexico TV, a shareholder of Canadian Railways Corporation, and so on.

But at this time, Bill Gates' biggest asset is still Microsoft's stock. The previous generation/life was also in this year, Bill Gates cashed out in large quantities, bargaining for many other Corporation stocks, under the leadership of Buffett.

Bill Gates has always regarded Buffett as a good teacher and helpful friend. Many investment philosophies are learned from Buffett.

So Bill Gates wants to cash out Microsoft stock. This cannot be used as direct evidence. Bill Gates and Jobs are also considered old friends, and the meeting between the two cannot be considered evidence. However, Feng Yu had to consider this possibility as Ralph said. .Feng Yu believes that Lenovo Kingsoft will definitely not lose to Microsoft. It is because of the support of Lenovo Group, Wind & Rain Electronics, Aihua Electronics, AIWA, Philips and other electronics and electrical manufacturers.

Even if there are problems in cooperation with other manufacturers and these manufacturers continue to support, then Lenovo Kingsoft will definitely not fail miserably.

The combination of software and hardware can maximize profits, which is what Bill Gates thinks. However, it was not only PC manufacturers who resisted before, but hardware manufacturers, as well as some government-owned business organizations, have prevented Microsoft from making its own electronic brand, otherwise it will impose high fines in accordance with the monopoly, and will split it again. the gains do not make up for the losses.

Microsoft didn't do this either, to maintain its aloof position.

In the previous generation/life of Microsoft, apart from the Tablet, there is only the X-BOX brand. Unfortunately, they all lose money, so other manufacturers don't take Microsoft. But after Microsoft later acquired Nokia's equipment and services business, the resistance became much greater.

However, the situation in this life has changed. Individuals like Feng Yu hold shares of different Corporations, and then rely on a single person to unite, allowing Bill Gates to see new possibilities.

After all, at this time, Microsoft's Tablet project is not progressing smoothly. The vidCEO game(s) has also been replaced by G-BOX, and set-top boxes are not selling well.Microsoft needs an electronic brand to expand its business advantages and earn more profits. The previous generation/life was able to acquire Nokia. In this life, it is not impossible to control the Fruit Corporation in another way.

"Will Jobs be willing to make Fruit Corporation a subsidiary of Microsoft?" Jobs still has a high prestige in Fruit Corporation at this time. He, as Chairman and CEO, disagrees. Can the acquisition succeed?

"Boss, Jobs had just completed the liver transplantation two months ago. He was diagnosed with cancer six years ago, and after several operations, he was not cured. According to news, the liver transplantation revealed that, Jobs’ cancer cells have spread again."

Feng Yu knocked his head. It seemed that the previous generation/life Jobs died after two years because cancer cells spread throughout the body. It is said that this doctor had advised him many times to perform operations, but Jobs refused because of him. Cannot be hospitalized.

If he is hospitalized, the development of Fruit Corporation is definitely not as good as it is today. Although the product creativity of Fruit Corporation always lags behind Feng Yu's subsidiary Corporation, without him, more will lag behind.

Therefore, Jobs uses conservative treatment, Chinese medicine, acupuncture, and diet therapy. This has indeed been recognized by doctors, because since doing so, the spread of Jobs' cancer cells has been significantly slowed down.But none of this can completely cure his cancer, and Jobs has now the disease has attacked the vitals.

"Bill Gates is a good friend of Jobs. If Bill Gates promises to take advantage of Microsoft, lead Fruit Corporation to defeat Wind & Rain Electronics, Lenovo Group, etc., would you say that Jobs would agree with Bill Gates that they would buy shares in Fruit Corporation or even hold shares in Fruit Corporation? Corporation?"

"Just let me know, half an hour later, Taihua Holdings and Wind & Rain Holding Company executives held a video conference together. This acquisition must not make it successful! "

Chapter 1955: Boss, Do You Want To Buy Shares?

After half an hour, Feng Yu had finished the shower, changed into clothes, and sat down in the study.

I clicked on the table twice, and the opposite screen lit up and was divided into two rows of small screens. The executives of the two holding groups were already online. Some people are drinking coffee, some are smoking, but no one talks to each other.

When Feng Yu appeared, everyone sat up straight. Some people hurriedly put on the simultaneous translation headphones. Although the translation may not be as clear as the professional translation, the interpreter cannot listen to this kind of meeting.

"I asked Ralph to inform everyone about the meeting. Do you already know what the content is about? Does anyone want to say anything about this?"

Lei Dajun, the first impatient, said: "They must never succeed. If Microsoft takes control of the Fruit Corporation, it will have a great impact on our business. We should stop this at all costs."

Kameido Masao asked: "Ralph, how reliable are your people who found out about this incident? How did they circumvent the obstruction of those institutions?"

After Ralph's explanation, Kameido Masao continued: "My suggestion is that we join in. Fruit Corporation's assets are still very valuable. Microsoft can acquire them, why can't we acquire them?"Acquired Fruit Corporation? Feng Yu frowned, is this unnecessary?

The Fruit Corporation has no business that can surpass the Lenovo Group and other subsidiaries. Although everything is done well, it also means that there is no advantage in business, and everything is average.

But since Kameido Masao said it, there must be his reason, Feng Yu and they all listened patiently.

Kameido Masao said in Chinese: "Fruit Corporation still has good sales channels and brand awareness in Europe and the United States. For example, in the future, Fruit Corporation's computers will only be used for office and business purposes, which are separate from the products of the Lenovo Group and merged into the Lenovo Group. Flag."

"Incorporate music-related businesses under the umbrella of AIWA. Electronic paper books under the umbrella of Amazon. Smart phones under the umbrella of Aihua Electronics or Wind & Rain Electronics. The R&D department will set up a R&D center alone for Other sub-Corporations provide technical support."

"The sales channels are also integrated and merged with our sales channels, which can not only expand the sales internet/network, but also save sales costs, while also preventing Microsoft's intentions."

Zong Qingxian couldn't help but said at this time: "President Kanda, what you said requires us to acquire Fruit Corporation wholly-owned. Even Microsoft can't do this, right?"After all, Fruit Corporation is still a profitable company. During the economic crisis, although profits declined, it was still making money. Even if the stock price has fallen, it is still worth more than 50 billion US dollars at this time. Those shareholders have no reason to sell it all, right?

Besides, Microsoft's acquisition of Fruit Corporation may be obstructed. Will our acquisition be obstructed? Those related organizations in the United States can watch Fruit Corporation be wholly acquired by us?

Kameido Masao’s approach is that Wind & Rain Holding Company and Taihua Holdings set up a joint venture Corporation, and then after the acquisition of Fruit Corporation, the business is completely split, which will damage the brand value of Fruit Corporation, not to mention that it may not be successful. .

Zong Qingxian feels that doing so has some of the gains do not make up for the losses, unless Kameido Masao can guarantee the success of the wholly-owned Fruit Corporation at a reasonable price.

Liu Chuanzhi thought for a while and said, “I don’t think we need to acquire Fruit Corporation wholly. Their business overlaps with our business, and it’s not very effective for us. If it’s just to block Microsoft’s acquisition , We only need to become its shareholders, enter the Fruit Corporation Board of Directors, and disrupt this matter."Liu Chuanzhi feels that even if Jobs agrees, but other shareholders do not agree, it can stop Microsoft. The shareholding of Fruit Corporation held by Jobs is not high either. He has understood that Jobs' shareholding is less than 1%.

Such a person is appointed Chairman and CEO by Board of Directors. In addition to Jobs being the founder, there is also his strong personality.

In fact, Fruit Corporation has more than a dozen major shareholders, including Rothschild Family, Goldman Sachs, Morgan Stanley and many other well-known investors.

The main asset of Jobs is actually his equity in Disney. He is Disney's largest individual shareholder. The value of that part of the stock was once close to 10 billion US dollars. Even if it has fallen a lot now, it is worth more than five One billion US dollars.

A famous 3D animation "Toy Story" owned by Disney was made by Jobs, and now it has developed into a series.

So Jobs is nominally the helm of Fruit Corporation, but he may be ousted at any time.

It is ineffective to acquire Class B stocks with no voting rights or very low voting rights on the stockmarket. It is necessary to acquire those Class A stocks with voting rights. Many Corporation stocks are now like this, with a two-tier structure. Class A has one vote per share, and Class B is likely to have one vote for 100 shares, or even 200 shares for one vote.Many people also call this the founder's super voting power, such as Facebook, Google, etc. of previous generation/life. Feng Yu also gave them this status in this life, but the voting rights of those founders combined are not as much as those of Wind & Rain Holding Company, and even less for other investment corporations.

In Europe and the United States, many corporations have more than 70% or more of the shares outstanding. Many founders only hold 5% of the stock and are already the largest shareholder, with extremely dispersed shares.

At this time, a person with great personality and personal ability is needed to control the overall situation. If it is caught in a power struggle, the Corporation will get into trouble.

Everyone spoke one after another, expounding their views. Some feel that Kameido Masao's approach is very good. The two companies will join together and there must be enough funds to purchase Fruit Corporation. The big deal is to convert some of the shares of Lenovo Group and other subsidiary Corporations to the shareholders of Fruit Corporation. This is very likely to succeed.

Some people think that Liu Chuanzhi’s approach is good. As long as you become a shareholder and you don’t need to be the largest shareholder, it’s not particularly difficult to control the Fruit Corporation. One is that the two holding groups have strong funds, and also because they have a trump card. When you type out, you can suppress Bill Gates.Feng Yu was a little helpless. They discussed what these people were discussing for a long time and thought that the best way is to buy some shares of Fruit Corporation now in Feng Yu's personal name.

In this way, in case Bill Gates wants to acquire the shares of Fruit Corporation and fight for control, Feng Yu only has to come out to compete for Chairman and CEO.

With Feng Yu's reputation at this time, Bill Gates is definitely not an opponent!

Chapter 1956: Do You Want To Make Another One?

If you want to have a certain right to speak in the Fruit Corporation, then it is too difficult to buy stocks on the stockmarket. There is no super voting rights, and 10% of the stocks are purchased. Maybe they don’t have the voting rights of the management’s midnight 1%. many.

And once Feng Yu showed his attitude to acquire Fruit Corporation, he would be greatly obstructed. Maybe it will help Bill Gates in disguise, then it will be a big loss.

The solution for the present is to purchase some stocks from a shareholder who has voting shares, and then win over several shareholders or board members/directors. You cannot control the right to speak of Fruit Corporation, nor can it fall into the hands of Bill Gates. .

Feng Yu, the board member/director of Guoguo Corporation, doesn’t know a single one. They were competitors before. However, Feng Yu still knows a few shareholders of Fruit Corporation.

For example, representatives of the major consortia in the United States, such as the representatives of the Rothschild Family, etc. Feng Yu thought for a while. He has a normal relationship with the representatives of the major consortia in the United States. On the contrary, he has just cooperated with the Rothschild Family. Perhaps you can open a breakthrough here.

"Hello, Brown, it's me, Feng."

Brown Rothschild was stunned. How could Feng Yu call him?

The acquisition of Lituo Group has been completed, and the money has been cleared. Could it be that Feng Yu has targeted certain industries in Europe and intends to acquire?As for cooperation in other areas, Brown hasn’t seen any of their industries that Feng Yu can see. Their family's bank is not as large as Feng Yu's bank. Other financial industries are also smaller than Feng Yu's.

Is it their Lafite Winery? I heard that many Chinese people are also fond of red wine, and especially like investing in European wineries and vineyards.

It seems that the 1982 Lafites that Feng Yu gave to Feng Yu last time are very much liked by Feng Yu. But this Lafite winery, they will not sell, nor can they sell it.

"Feng, didn't you come to me to chat?" Brown asked.

"Hahaha, chatting is of course not my main purpose, do you want to earn another intermediary fee?"

Brown was overjoyed. Sure enough, Feng Yu still has to use the influence of their Rothschild Family, but I don't know what industry Feng Yu is going to acquire this time. Is it related to Government?

It must be involved. It is not that the Government has shares in it, or the industry leader in a certain country, otherwise Feng Yu does not need to ask their family for help.

Is it car? retail? Or food or something?

"It's really good news to receive your call. The last time we cooperated was very pleasant. I think you have already experienced the quality of our family's service. This time, which company did you fall in love with?"Brown is very confident that no matter what company it is, their family can think of a way. Perhaps it may not be able to achieve Feng Yu's ultimate goal, but other families may not be able to do what their family cannot do.

"Fruit Corporation."

Cough cough cough~~~

Brown almost choked to death with a cigar. Fruit Corporation, this is the U.S. Corporation.

In Europe, their Rothschild Family is deeply rooted, but in the US, they are far inferior to the top ten consortia.

Besides, what did Feng Yu purchase Fruit Corporation do? The main business of Fruit Corporation, isn't Feng Yu's subsidiary Corporation the number one in the industry. Although it is good to expand the scale of merging peers, the systems used by the two parties are different. This merging is a lot of trouble, and it is easy to lose the original loyal fans.

Moreover, Fruit Corporation has too many shareholders and the shareholding is too scattered, which is not as easy to talk as Lituo Group. Lituo Group initially considered the idea of selling shares when BHP was about to acquire it. Later, Polar Bear Mining Conglomerate stepped in and used cash to save a lot of trouble.

However, Fruit Corporation is different. Their business model is quite special. It can be regarded as a somewhat different company in the IT electronics field. The software hardware is grasped. Although it is not particularly prominent in any aspect, it is not weak in any aspect.Those shareholders have no idea to sell the shares of the Corporation. It is too difficult to acquire. This money, their Rothschild Family may not make it.

"Feng, Fruit Corporation is a company in the United States, and our family's channels may not be able to allow you to acquire it wholly."

"I didn't say that I want to purchase Fruit Corporation wholly. I only need to purchase some of the voting shares and then enter the Board of Directors. Isn't that difficult?"

Feng Yu did not do the wholly-owned acquisition of Fruit Corporation. Fruit Corporation is good, but it overlaps with his business too seriously. Kameido Masao said that it is feasible to split its business, but this is only feasible in theory. How to calculate the brand loss after the split? The advantages of Fruit Corporation will be exhausted.

That would turn a high-quality asset into an inferior asset. Or relying on the operation of Kameido Masao, it can be turned into an asset of general quality without losing money, but it is not necessary. It is great to invest in other industries.

What Kameido Masao considers is how to deal with it after the acquisition, but if it is not acquired, it would be better to prevent it from being acquired by Bill Gates and others.Brown couldn't understand what Feng Yu meant by this move. Buying some voting shares and entering the Fruit Corporation Board of Directors? What is the significance of participating in a company that is not as good as your company's counterpart Company? Could it be said that the Fruit Corporation has researched another epoch-making product that makes Feng Yu feel threatened?

"Feng, can I think about it, I will call you back in two hours."

After hanging up the phone, Brown immediately arranged for someone to investigate the Fruit Corporation. Someone in his family was a shareholder of the Fruit Corporation. He immediately called and asked about the fruit Corporation's recent big moves, which did not come out on the news.

what? ! Bill Gates wants to buy shares of Fruit Corporation, and even intends to replace Jobs as the Chairman and CEO of Fruit Corporation?

Brown finally understands what Feng Yu means. If Bill Gates takes control of the Fruit Corporation, that would definitely not be good news for Feng Yu's subsidiaries.

The combination of Microsoft + Fruit Corporation can compete with Lenovo Group + Lenovo Kingsoft. Although the Fruit Corporation is not as good as the Lenovo Group, it has a wide variety of products, and each of them is doing well.

Feng Yu wanted to enter the Board of Directors to prevent this from happening?

In that case, Feng Yu needs more supporters in the Board of Directors. But this time the competitor is Bill Gates, and things may not be easy to handle.Previous generation/life The confrontation between the richest man in the world and the richest man in the world, this is interesting.

This matter is not impossible, but it needs to be carefully considered, how much commission is more appropriate, or you can add a condition, if you can’t negotiate an acquisition, you can also get a commission if you block the acquisition of Bill Gates.

Chapter 1957: Duel Between The Two Richest Men

[Feng Yu, now the world’s richest man, and Bill Gates, the former world’s richest man, face off again]

[Feng Yu and Bill Gates want to buy shares in Fruit Corporation at the same time. What is the magic of Fruit Corporation? 】

[Who can succeed? Feng Yu or Bill Gates? 】

【Why Feng Yu and Bill Gates want to buy shares in Fruit Corporation at the same time? 】

Chapter 1958: Persuade Jobs

Feng Yu came to the United States again, this time he flew directly to California.

"Boss, I have already made an appointment. In fact, he should be going to meet you." Ralph felt that Feng Yu should not come to meet this person. Even if it is the President of the United States, he has not dated Feng Yu many times. He didn't meet him, even when the President offered to meet Feng Yu, Feng Yu didn't agree.

"He is a patient, in fact I still admire him very much, but he is too stubborn and conceited, otherwise I really wanted to recruit him."

Feng Yu came to talk to Jobs. This is the suggestion given by the Rothschild Family. Using Jobs to prevent Bill Gates from buying shares, fundamentally cut off their possibility.

Feng Yu once thought about recruiting Jobs, and even offered the position of CEO of Wind & Rain Holding Company. At that time, this position was still held by Kameido Masao.

It is a pity that Jobs is an arrogant person, and Bill Gates refused to recruit him, unless Feng Yu is willing to let him serve as the CEO of Taihua Holdings.

The two holding groups, Jobs want to control, this Feng Yu certainly does not agree. What's more, Jobs also said that with the CEO, there is no need to set up the position of president, unspoken implication. He doesn't really value Kameido Masao and Zong Qingxian.Feng Yu admits that Jobs is very good, but this person is actually very general in management, otherwise he would not have been kicked out of the Fruit Corporation at the beginning. He is one of the founders and was once the largest shareholder.

If he could maintain a good relationship with another founder at the beginning, the development of Fruit Corporation may be much better than it is now, and Jobs' assets will not be the same.

At that time, Jobs was just right when another partner was managing the Corporation. He went to find the CEO of Pepsi Coke and said this famous remark: "Do you want to sell soda for a lifetime or change the world with me?" "

But as a result, the development of the Corporation worsened, and Jobs was driven away by other shareholders, and the CEO he invited was also swept out.

Feng Yu feels that Jobs' EQ is definitely not high. Feng Yu doesn't want to use such a person.

This time, Feng Yu wanted to talk to Jobs, let Jobs recognize the situation and cooperate with Bill Gates. This Corporation may become a different way.

Seeing Jobs, Feng Yu can obviously feel that this person's spirit is not good. Soon after the major surgery, I continued to return to work. I don’t know if he is dedicated or consider everyone else beneath one.Is it really impossible for Corporation to leave him? When Cook did the previous generation/life, it was still very good. Certain shareholders will think that Jobs is a performance of love power.

If it is the previous generation/life, Jobs led the Fruit Corporation to make one after another best-selling products. Smartphones and tablets also surprised many people, and the original products can still do so.

But in this life, these auras are no longer owned by Fruit Corporation. Jobs can only be said to be a qualified CEO. Maybe he can be called an excellent one, but he is no longer legendary.

Naturally, Jobs will no longer receive unanimous support from shareholders. Now Jobs' position in the Corporation is actually a bit embarrassing.

When he was admitted to the hospital for treatment, under the leadership of Cook, the share price of Fruit Corporation rose by 15%, not counting the rise after the news that Feng Yu and Bill Gates would acquire the Fruit Corporation these days.

Shareholders believe that Cook, the chief operating officer, can replace Jobs, especially since the salary requested is not so high, and he will not slap the table with shareholders.

But Cook is the one he discovered and has been his assistant. Now the shareholders want Cook to replace him, which makes Jobs quite angry.

It is sad when people take the tea to cool, but what is even more sad is that the tea is cold if people do not leave!

"Jobs, it seems you are recovering well."
"Mr. Feng cares about me so much, he cares more about the stocks of my Corporation?"

Even so, there is no need to say it directly. Feng Yu thinks that Jobs is really not good at chatting. No wonder there are no friends.

"I care a little about your Corporation’s stock, but if you think I care about it, it’s a gravely mistaken. Fruit Corporation is just a pretty good Corporation in my eyes, because all of its businesses are owned by mine. Sub Corporation stepped on its feet! "

To deal with arrogant people, Feng Yu will show more arrogance than the other person, otherwise the other person will never listen to you.

Jobs' breathing was a bit short, Feng Yu's words can't be said to be rude, it's just poke the wound.

"Why, look at your expression. I don't agree with what I said. Is there anything I said wrong? How do you comment on your Fruit Corporation? You should be very clear. Imitators are especially good at imitating my Corporation's products. I have to admit that you are the most similar Corporation that imitated."

"No, that's my idea! Whether it's ITOUCH, iPad, or iPhone, it's my idea. The idea I put forward very early, but it has been opposed by the Board of Directors all the time, and you are one step ahead! "Jobs is a little excited, he is not an imitator, he came up with it himself! "Really? Have you always deceived yourself like this? Maybe you thought of these ideas while we were developing them, but they were definitely not perfect and could not get the Board of Directors to agree to study them. What does this mean? It means you still One step behind us."

"Our products have always led the trend. We are the Chief Planner/Designer who changes the world, and you are at best an excellent participant. I know that Fruit Corporation was founded by you, but how many stocks do you have now? It’s less than one percent of the total share capital."

"But I still admire you very much. It's a pity that you don't want to work for me. Look at the people who are willing to work for me, Bezos, Sergey, Jr. Zach, etc., I have made them on the "Forbes" list Rich man in just a few years."

"The Corporation is still in their control. I give them all the power. You are in the Fruit Corporation. What is the current situation? You know what difficulties the Fruit Corporation is facing today. Both Bill and I want to acquire the shares of the Fruit Corporation. Fruit Corporation."

"Do you think you can stop it? After Bill enters the Fruit Corporation, what will the Fruit Corporation become? Is it the Fruit Corporation in your mind?"
"It's different for me. Even the Company I control will leave it to the founders to decide, because I believe in them and I believe in you."

Jobs was silent, he understood what Feng Yu meant.

If he comes to help Bill Gates enter the Fruit Corporation, then I am afraid he will step down. And if he supports Feng Yu, then Feng Yu will also support him. With Feng Yu's influence, it should not be difficult to support him as Chairman and CEO.

This Corporation will continue to develop according to his ideas. Although the founder of many products is not their Fruit Corporation, but their Fruit Corporation can make the best products, he cannot retire yet!

Chapter 1959: Why Is This Happening? (1/10)

Feng Yu's remarks today have also been carefully considered. He first told Jobs, don't think too much of yourself, in fact, you are not irreplaceable, and it hit Jobs' proud inner heart severely.

Then tell Jobs that if you pull in Bill Gates, then the power of the Corporation will be bypassed, and the development of the Corporation will no longer follow your vision.

But Feng Yu is different. After he enters the Fruit Corporation, he will continue to support Jobs, so that the Fruit Corporation can develop according to the ideas of Jobs, and Jobs can become the permanent business card of the Fruit Corporation.

With Jobs' character, how to choose is already destined.

I'm not willing to delegate power during severe surgery, let alone after surgery.

Feng Yu just doesn't want Fruit Corporation to become a subsidiary of Microsoft, and Jobs certainly doesn't want to.

Feng Yu had long given up on the idea of wholly acquiring Fruit Corporation, which is not very cost-effective/worthwhile.

It’s okay to take a small stake and compete with Bill Gates, but what if Bill Gates really moves other shareholders and gets a lot of voting rights?

With Jobs' obstruction, there is no need to worry about this. Feng Yu can't control the Fruit Corporation, but Bill Gates and they don't want to succeed either!

..."What are you talking about? Didn't William say yes and sell you the stock? What's the matter, he doesn't sell it?" Bill Gates looked at Ballmer, did Ballmer regret it and didn't want to support their decision to Fruit Corporation this time. Acquisition?

Paul Allen stared at Ballmer too, he wanted to see how this guy explained.

"No, he has sold the stock."

"Who did you sell it to, Feng?" Paul Allen was shocked. How quickly did Feng Yu start? That's how much the premium was, so William didn't even ask them to inquire again.

"No, not Feng, but Jobs."

Who? Steve Jobs? How could it be him?

Bill Gates and Paul Allen looked at each other, and neither of them understood.

Why did Jobs increase his stake in Fruit Corporation? Isn't he going to retire to recuperate? Could it be that he doesn't want to retire now?

There are generally two meanings for increasing stock holdings. One is for money, believing that the company’s stock can rise and earn more dividends at the end of the year. The other is for power. With more stocks and higher voting rights, the power will be greater.

If it is the first type, then Jobs can be purchased directly from the stockmarket, which will definitely cost much less than buying from other shareholders.Buying such voting stocks must have a high premium. From an investment perspective, it is not cost-effective/worthwhile at all.

In this way, it can only be the second possibility, Jobs wants to increase his voice in Fruit Corporation.

"Bill, didn't you talk to Jobs. Did he promise to introduce you to a few shareholders who want to sell stocks? He also said that he will sell you the stocks later and support you as Chairman and CEO. He retires to recuperate. What's the situation now, this is what you discussed?" Paul Allen anxiously asked.

They negotiated, and when it stabilizes, the position of the CEO of Fruit Corporation will be handed over to Paul Allen, who is also ready to do a big job.

Bill Gates shook his head blankly. This situation is different from what they said. Could it be that Jobs regretted it?

At this time, he heard a dingdong sound and the computer prompted that there was a new mail in his e-mail.

He glanced at it and it was from Jobs. I didn't want to call him, but sent emails. It seems that some things are hard to tell.

After reading the content of the email, Bill Gates closed his eyes and leaned back in his chair.

Paul Allen and Ballmer both looked at him. What did the email say?"Things have changed. Jobs does not want to retire from Fruit Corporation. He has cashed out some Warner and Pixar stocks and intends to increase his equity in Fruit Corporation. He wants to do something brilliant in the last journey of his life."

Paul Allen cursed in his heart, a man who is dying, what else to toss about? Why don't you take care of the illness at home, let yourself live for two more years, and what else to do brilliantly?

If Jobs no longer helps them, then their hopes of acquiring the voting shares of Fruit Corporation and having the greatest possible voice will be dashed.

If Jobs puts on a posture of full confidence in Fruit Corporation and wants to create another glorious posture, then other shareholders will certainly continue to support Jobs. After all, Jobs has made a lot of contributions to Fruit Corporation over the years. When it went bankrupt, Jobs rescued it.

Bill Gates originally had the confidence to compete with Feng Yu, not only because of Jobs' support for him, but also because he has some relationship with many large consortia in North America. Judging from the distance and relatives, those people must also support him.

But when he competes with Jobs, he is at a disadvantage, because he has firmly branded Microsoft on his business card. Once he becomes the owner of Fruit Corporation, other shareholders of Fruit Corporation are also afraid that they will not be able to control Bill Gates in the future.After all, Bill Gates' asset size and reputation still make them very jealous. They don't worry about Jobs' possessions and shares.

They all know that Jobs is not good enough, and maybe they will pass away in one or two years. At that time, they will choose a person on the table again. The real power of the Corporation is still controlled by those behind the scenes. Replaced by Bill Gates, how can you feel comfortable being controlled by them?

Paul Allen muttered to himself: "Why does this happen, why does Jobs repent, what happened?"

Bill Gates and Ballmer are both calling to talk to Fruit Corporation shareholders they have contacted to see if they are still willing to sell their shares.

As they expected, the tone of those people changed, and they did not intend to sell it.

Ballmer lit his cigar and took a deep breath: "It must be Feng, he made Jobs change his mind! "

But how Feng Yu made Jobs change his mind, they didn't know.

Bill Gates has some faint speculations. He and Jobs are friends, and they have some understanding of Jobs. Last time in order to convince Jobs, he also spent a lot of talking. What can make Jobs change his mind is definitely Jobs' reluctance to Fruit Corporation.

..."Boss, it's done. We bought some shares of Fruit Corporation. Jobs also increased his voting rights in the Corporation. And Jobs has nominated me to become an independent board member/director of Fruit Corporation, and Rothschild Family is also there. Lobbying other shareholders, Fruit Corporation will never fall into the hands of Bill Gates! "

"Ralph, don't be careless, continue to pay close attention, so that they can't give them a chance of success."

The sales statistics of the operating systems of Lenovo Kingsoft and Microsoft in one week are immediately available. According to the comparison of downloads, Lenovo-Silver Mountain Corporation is the winner.

If the sales of pre-installed PCs can be flat, then this time is a big win!

Chapter 1960: No Tie (2/10)

"Did the sales statistics of the major manufacturers come out in the first week?" Feng Yu asked relaxedly while licking melon seeds.

"It's already out, but we haven't got Microsoft's." Lei Dajun reports.

The sales of their products look good for the time being, not worse than expected. But this amount cannot prove anything yet. If the comparison results come out, and see who has the higher sales of the same model, this will prove who is ahead at the beginning.

Half an hour later, Lei Dajun came in with a statistical form.

"Well, it's not bad. Our Lenovo Kingsoft's sales of branded machines are not much worse than that of Microsoft systems. In terms of CD sales, Microsoft is slightly ahead, and Internet/network paid downloads are far ahead. Overall, we are also leading."

Feng Yu put down the form, he was very satisfied with the data.

Microsoft has been cooperating with other PC manufacturers for longer, and in the minds of many users, it is still the best system supplier in the world. This time Bill Gates personally stepped up to advertise for Microsoft's WIN7, and it is normal for the effect to be better.

But this is only the first week. The initial outbreak period should have passed, and then it will enter a stable period of sales. At this time, it is time to see who has the stronger endurance and can maintain sales or even increase, instead of Immediately fell.Feng Yu also noticed that Sony’s sales have fallen further, because Sony only supports Microsoft, so many users who originally wanted to buy XOS systems eventually chose other brands.

The sales of Lenovo's branded machines continue to increase. As the channels expand, the sales increase is inevitable.

It's no secret that Microsoft and Sony signed an exclusive cooperation agreement, as everyone knows in the industry. Many manufacturers of other brands are also paying attention to Sony, wanting to see how effective Sony’s exclusive cooperation agreement is.

If Sony's sales explode and Microsoft strongly suppresses Lenovo Kingsoft, other manufacturers will naturally adjust their sales focus.

Unfortunately, they are very disappointed with Sony's sales. It seems that only Microsoft's system is a wrong choice.

Sony is not Lenovo. What is the relationship between Lenovo and Lenovo Kingsoft? As early as two or three years ago, the Lenovo Group gradually shifted to a single system instead of cooperating with Microsoft. Many users have long been used to it.

Even those manufacturers believe that if the Lenovo Group did not choose not to continue to cooperate with Microsoft, then the Lenovo Group’s product sales should be higher, and the market share should be higher. The Lenovo Group had made sacrifices for Lenovo Kingsoft.Now Sony is the manufacturer that made sacrifices for Microsoft. After their analysis, they believe that the compensation Microsoft gives Sony can never make up for the loss of sales decline.

They even calculated that if Sony insists on supporting only Microsoft systems, then Sony should lose money in the PC business this year!

The higher the product sales, the higher the profit margin, because advertising costs, research and development costs, etc. will be amortized very low. Sony's product sales decline, so the amortization of this part of the cost will become extremely high, and the profit margin will naturally decline seriously, and even in the end, there is no profit at all.

Qiu Bojun contacted Sony, but the attitude of Sony made Qiu Bojun very angry. Feng Yu certainly knows why, because Sony and Feng Yu are hostile.

This time, it depends on how arrogant your Sony is. If you don't buy our system, then it will be difficult for you to even make money. At the beginning, IBM lost money when it grew in the global PC market. Sony is going to follow suit.

"Contact those PC manufacturers, we will increase the promotion fee again, the price of the pre-installed system, and the profit will be two dollars, but we must add our Lenovo Kingsoft eye-catching logo at their retail outlets, and it must be more eye-catching than Microsoft's. ."Although the next most important thing is public praise, the promotion intensity cannot be reduced, and even continues to increase.

The biggest difference between software and hardware is that the main cost of software is R&D cost. Production and manufacturing costs are extremely low, and sales costs are also very low.

It's nothing more than producing a CD. How much does it cost? The more this product is sold, the higher the profit margin, so it is very worthwhile to increase the cost of advertising and promotion.

"Also, have you paid attention to it on the internet/network? How do we evaluate XOS2.0? How does it compare with WIN7? What new questions have users raised?"

"Our evaluation is still relatively high. In terms of system scores, it is not the same as WIN7, and the number of evaluations is also similar. But there is an interesting situation, that is, the new system evaluation of Fruit Corporation is even higher than ours, but the number of evaluations It’s too much less than us, and I suspect there is a problem with this data."

"Fruit Corporation? This is nothing to worry about. We don't need to think about how to defeat the Fruit Corporation now. After all, the main market of the Fruit Corporation is North America, followed by Europe."The main markets of Lenovo Kingsoft are Asia and Eastern Europe, and then the rest of Europe and North America. Fruit Corporation’s system sales are mainly based on their electronic products, but few people simply buy the Fruit Corporation’s system, which runs badly on other brands of machines.

Now Microsoft should hate Fruit Corporation more than Lenovo Kingsoft. Dai Er and Huipu also want to defeat Fruit Corporation in order to grab some office orders.

Fruit Corporation's ability to cultivate fanatic(s) is still very powerful. Some of the products that are clearly followed by the Fruit Corporation, in their eyes, it is the Fruit Corporation that created this product!

"The new problem with our system is that some users say that they are not in the same style as Microsoft, and they are not used to it."

How can we improve this? Are we not as good as ourselves? From source code to development ideas, we are all different. If your experience is the same as Microsoft, then it is our Failed.

Regarding this kind of opinion, Qiu Bojun means that you don’t need to pay attention to it. Lei Dajun believes that these people should pay more attention to it. This shows that they have used the system of Lenovo Kingsoft. After a week, I fell in love with it.

Feng Yu also believes that this should be focused on publicity, and even highlight the advantages of XOS2.0, so as to be more guiding for potential consumers."By the way, after the launch of the new system, there are no loopholes, right?" It's not good news if there are loopholes right after the launch.

"Not for the time being, but not on Microsoft's side. At this point, we can be considered to be even. As long as we maintain the same sales as Microsoft on the new machine, we can prove that we pay for more downloads. Use our XOS2 There are more users of the .0 system."

"The goal cannot be a tie, we must win! The first place in the software industry, it is our turn to take the Lenovo Kingsoft! " Lei Dajun brimming with confidence said.

Chapter 1961: Brother Ji's Wishful Life (3/10)

"Feng, how about it. The football team I bought is very good, isn't it? Look at their game, how be fired up."

Feng Yu rolled his eyes. It is estimated that Brother Ki is interested in football because it is more brutal.

However, Feng Yu also has to admit that watching this game, sometimes it does make people be fired up. This offseason friendly match can also be played fiercely, no wonder there are so many spectators.

It is a pity that Feng Yu is not interested in buying a team. This is very popular in the United States. It is not too good when it comes to Europe, let alone Asia.

Feng Yu feels that Kirilenko seems to like this barbaric game more and more now. I don't know if the money is boring to burn.

"Okay, after watching the game, your team is really good. But I don't understand it well, so I won't mix it up. Why do you buy so many teams and want to be a sports tycoon in the future?"

Kirilenko not only has a basketball and rugby team in the US, but also a baseball and ice hockey team. There are football teams in Europe, and I heard that India would like to invest in a cricket team.

Not only that, didn't Kirilenko set up a special agency Corporation for Elena. Later, Feng Yu said that there is no need for a Corporation to have only one artist, so Kirilenko later signed many sports stars.For example, tennis goddess Sharapova, Ukrainian boxing champion Klitschko, and another very interesting one is South Korea’s short track speed skating ace Ahn Hyun-soo, but this is said to have lost the next winter due to conflicts with coaches After seeing the qualifications of the Olympic Games, Kirilenko decided to make him a Russian!

An artist agency Corporation, apart from Elena and her brother Vitas, there are no other singers. There are still two Russian actors. Unfortunately, they are only popular in Russia. The others are world-class athletes.

In terms of whether being an athlete agent can make money, it can, and some can even make a lot of money. But the main attacker, this is a bit biased, right?

"Don't you think it will be more fun for your team to win the championship? How fulfilling is it?" Kirilenko said as it should be by rights, "As for what sports tycoon you said, am I not?"

That's right, Kirilenko has so many famous teams and so many famous athletes under his banner, saying that he is a sports tycoon, there is nothing wrong with him.

But I'm afraid no one knows that Kirilenko invested in these teams just for fun and achievement. In his opinion, it doesn't matter whether the team makes money or not.

Even if these teams do not manage well, how much money can they lose, several hundred million dollars a year, is a drizzle for Kirilenko.Feng Yu feels that Kirilenko has nowhere to vent his energy, and he often goes off to play friendly matches with the athletes himself. Rugby is so barbarous and he is not afraid of injury.

However, after watching a Brother Ki game, Feng Yu felt that Kirillenko was more brutal than those rugby players!

"By the way, Brother Ki, send the people from Polar Bear Mining Conglomerate to Shanghai to sign a contract with the shipyard over there for us to order freighters."

Lituo Group was formally acquired, and the cooperation with BHP has been negotiated. The cost of both parties can be greatly reduced, and the right to speak for cooperation is still on Lituo Group, or in Polar Bear Mining Conglomerate. side.

Kirilenko also asked Feng Yu if he could buy BHP's shares in this joint venture, so that Polar Bear Mining Conglomerate could challenge Vale in terms of iron ore, and the mining and transportation costs would be lower. Lower, the profit margin will be higher.

Feng Yu advised Kirilenko not to think about it. It is absolutely impossible for BHP to agree to it, and the EU and Australia will not allow such transactions.

It was also because of BHP that they were able to acquire Lituo Group. If Lituo Group is willing to sell shares in the joint venture, Feng Yu is certain that BHP will be very interested.Now this is good, the initiative is still in hand. For example, this transportation work was caught by Polar Bear Mining Conglomerate, and Feng Yu wants to order more freighters.

Fortunately, the design has been completed and the subcontract(or)/OEM supplier part of other shipyards is entrusted, and the production speed will be very fast. Even if the contract has not been signed, the Feng Yu agreement has been negotiated and Kirilenko also agreed that it is much cheaper than buying from Japan, South Korea or Europe, and the price is very high.

Also because of Feng Yu, the contract has not been signed yet, and production has already started over there.

"Well, I'll let Skinner go. Feng, the installation of my yacht will be completed soon, don't you really want the same one?"

Feng Yu waved his hand: "Forget it, I don't really like boat rides, not to mention that it's too ostentatious and doesn't fit my personality." It's OK for a short time, but Feng Yu will get seasick for a long time.

There is so much gold used on the ship, let alone the fact that weapons and equipment are definitely illegal in China, and Feng Yu has no such interest.

Feng Yu is so low-key now, and people still discredit him every day. Some people left messages under Feng Yu's social accounts, asking if Feng Yu felt guilty for his huge wealth.Feng Yu was speechless at the time, why should he feel guilty because of his wealth? The money I earn is legal, and the money I donate is the most.

In fact, no matter how much Feng Yu donated, someone will blame him. Even if Feng Yu donates all his property, someone will question him angrily, why not donate it to me?

Kirilenko also doesn't quite understand why Feng Yu likes donating money so much. In his opinion, Feng Yu should build a large manor, just like a royal palace.

And any good things in the world should be bought, regardless of whether it is used or not. Drinking the strongest wine and making the most beautiful girls is the pursuit of life.

He always feels that Feng Yu is too low-key, so he should do things as high-key as him. For example, this time, Lenovo Kingsoft competed with Microsoft, Bill Gates came forward to advertise for Microsoft, and Feng Yu should also stand up to advertise for Lenovo-Silver Mountain Corporation.

With Feng Yu's popularity, that Bill Gates is definitely not an opponent. It was obviously the celebrity effect Feng Yu told him, but Feng Yu was unwilling to do it.

What's wrong with the high exposure rate, who dares to disturb Kirilenko's life? Where he wants to go, just ask someone to clear the court in advance. Feng Yu told him about the fun of ordinary people, he couldn't understand at all.What fun can ordinary people have? Can you live in the manor? Can there be a private jet? Is there a luxury yacht? Can countless people envy it?

"Boss, the time is up, we should start." Feng Yu's bodyguard came over to remind him in a low voice.

Feng Yu stood up: "Brother Ki, let's go, let's go chat with Gates."

Chapter 1962: Gates, You Lost (4/10)

Bill Gates personally called Feng Yu and had a talk with Feng Yu. Feng Yu is also interested to see what Bill Gates wants to talk about.

Humph~~

When Kirilenko saw Paul Allen, he let out a cold snort, his expression full of disdain.

Feng told him that in many cases, there is no need to say anything at all, just an expression is enough, and some people are not worthy of you to ridicule.

Paul Allen thought about what Feng Yu said when they met and how he would fight back. But the other party didn't say anything, Kirilenko just let out a cold snort, an expression of disdain, Feng Yu was even more exaggerated, just walked past him, and treated him as air!

Feng Yu and Kirilenko sat on the sofa by themselves. Bill Gates' office/bureau is still the same as before. Kirilenko pouted. This is also called office/bureau? My assistant's office/bureau is twice as large as this!

"Gates, you invite us over and just tell me if you have anything."

When Bill Gates heard Feng Yu's name, he felt the distance between Feng Yu and him. Friends called by first name, and those who were unfamiliar would call each other's last name.

Bill Gates waited for the secretary to come up for coffee before he said: "Feng, Kirilenko, you are all major shareholders of Lenovo Kingsoft. I am calling you over this time, and it is also about this Corporation."
"We, Microsoft, and your Lenovo-Silver Mountain Corporation, are the world’s number one and number two software company. We don’t have to compete like this. We can cooperate and completely squeeze other competitors. The industry market is so big, we can completely divide it. ."

In fact, according to market value calculation, Lenovo Kingsoft is not as good as IBM for the time being. It should be third, but its influence and potential are very high. Many media ranked Lenovo-Silver Mountain Corporation in second place.

Kirilenko said carelessly: "Dividing the market? Yes, I am from Europe, so the European market belongs to us. Feng belongs to Asia, and the Asian market belongs to us. The American market is given to you, and even the African market. Here you are."

Feng Yu almost laughed. Brother Ki's distribution plan is really fair and reasonable.

Don't look at the North American market as it seems to be huge, but in fact, the size of the entire North American market is about less than Japan + South Korea + Taiwan.

Together, the American market is not as good as Western Europe, because there are more developed countries in Europe, and the consumption power there is stronger, and the Internet/network electronics penetration rate is higher. Even the price of Microsoft systems in Europe has always been higher. Higher than the United States.

The largest Asian market is China, which has surpassed Japan and South Korea, not to mention the emerging Indian market.Kirilenko now allocates this way, dividing the two best markets away, and leaving Microsoft with an American market. Africa is also called the market? It is not as big as Japan.

Paul Allen couldn’t help saying: "Kirilenko, you must be joking. You have to see and understand that Microsoft is the number one in the industry! We want 70% for the European and American markets, and 100% for Asia. Fifty, this is fair and reasonable."

Kirilenko leaned on the sofa, looking indifferent: "You want? Then you go take it yourself. If you have the ability to take it, why invite us over?"

I thought that your Microsoft's status is superb. Now you are on the same level as Lenovo Kingsoft. What's more, Lenovo-Silver Mountain Corporation and HOS, a popular operating system, surpass Microsoft in terms of future potential.

Today, Microsoft invited them over. Feng Yu discussed with Kirilenko, guessing that Microsoft must have felt the crisis and was not sure of victory.

But Paul Allen is too ridiculous, one mouth requires more market, why?

"Feng, Microsoft and Lenovo Kingsoft are competing for the PC operating system market. Have you ever thought that we are competing and it is very likely that other companies will take advantage?" Bill Gates asked in a deep voice."Who can take advantage? Fruit Corporation? Or IBM?" Feng Yu is not at all worried about this.

Under normal circumstances, when the industry boss fights between the old and the second, the third will disappear. Just like the previous generation/life Coca-Cola and Pepsi in the China advertising battle, and then other Chinese market such as Very Coke, Fenhuang Coke and so on disappeared. When Jia Duobao competes with Wang Laoji, his harmony is invisible.

Now that Lenovo Kingsoft is competing with Microsoft, which Corporation can take the opportunity to rise? Fruit Corporation? They are far behind.

"Fruit Corporation is certainly included. Their new market share this year is close to 5 percent."

"Excuse me, your 5% is their PC market share, and their operating system market share is only 4%, because their sales on system CDs and paid downloads are only our Lenovo- A fraction of Silver Mountain Corporation."

Fruit Corporation uses its own system for Fruit Computers, but the PC share is calculated according to the sales volume of each time period, and the system sales are not only pre-installed by PC manufacturers, but also CD and download retail.

"Well, even if it is 4%, their sales have started to increase. Do you know this?"
"So?" Feng Yu looked indifferent. Feng Yu didn't care about the growth of Fruit Corporation. Not counting the tablets, the Lenovo Group's PC share has reached 18%, leading the second largest exchange. More than three percentage points in general. If you include tablets, the Lenovo Group's overall share can exceed 20%.

That's the reason. Fruit Corporation is more of the markets of Huipu, Daier, Sony, etc., which has a minimal impact on the sales of the Lenovo Group.

"Since you don't care about Fruit Corporation, why do you want to block our acquisition?" Bill Gates asked displeasedly.

"We are happy, how are we?" Kirilenko said rushingly, "I don't have the ability to buy, and I still rely on others, 嘁~~"

Feng Yu found that it was too wise to bring Brother Ki. This product was simply a target with a mocking halo, but it happened to be Brother Ki's attitude that destroyed the atmosphere that Bill Gates painstakingly created.

"Okay, let's not talk about this. We at Microsoft use our own WINDOWS basic code, and your Lenovo Kingsoft is the LINUX basic code, right. A big difference between us is that our code is written by ourselves Yes, confidential, yours is an open source code."
"I’ll tell you another bad news for free. IBM is studying the LINUX system. They will soon launch a LINUX-based PC operating system. At that time, you will add a strong competitor, perhaps even without a 30% market share. Up."

Kirilenko have a surprise, what do you mean, IBM is about to intervene, they make the same operating system as ours?

But he turned his head and looked at Feng Yu, and immediately calmed down. Looking at what Feng Yu meant, it seemed that the news was completely disdain as beneath contempt, indicating that Feng Yu had already considered this situation.

"We all know that a house must have a foundation, load-bearing columns or walls, and then a roof and windows. But why are there so few famous Chief Planner/Designers in the world? Why are some houses so many people rob When buying, some houses are rarely asked?"

"We all know what each word means. Why do some people become great writers, but it is difficult for some people to write an essay? LINUX has been open source code for a long time, but Lenovo Kingsoft can make it all over the world. The most popular XOS system, and no one else can do it! "

"Gates, you have given up in your heart since you invited me over! "

Chapter 1963: Gates' Condition (5/10)

Since Bill Gates talks about market segmentation, it shows that they have lost confidence in Microsoft's victory.

Nowadays, there is not much difference in sales between the two parties on the PC manufacturer side, but the Internet/network paid download of Lenovo Kingsoft is far ahead, indicating that more and more former XP users have now chosen the XOS2.0 system. Does it matter who has the bigger market share?

It is said that Bill Gates absolutely does not recognize Failed, but the comments on the internet/network in recent days have made Bill Gates see a crisis.

Microsoft divides WIN7 into several grades. The price ranges from 59 US dollars to 169 US dollars. It is said that the functions are different. The cheaper ones can be used, and the expensive experience is better.

But after comparison, everyone found that the cheapest $59 system performed much worse than the previous trial version. The WIN7 features mentioned on the Internet did not show up at all.

How did Microsoft answer at this time? You can download the patch from the official website to upgrade the system, so that the performance can be perfect, which is definitely better than XOS2.0.

Lenovo Kingsoft immediately responded to this situation. They only have three versions, Home Edition, Company Edition and Ultimate Edition, while there are 6 versions of WIN7. Many of the WIN7 advertised functions of several versions are not available.Microsoft has targeted it to emerging markets, excluding North America and Western Europe, but in large numbers in Asia, Africa and Eastern Europe.

Lenovo Kingsoft said that Microsoft does not respect the market and discriminates against users, which naturally classifies users. Moreover, the propaganda is full of fraud, which is immoral.

If it is the previous generation/life, Microsoft is the only one. It is no problem to divide the market in this way. In many countries, the internet/network is underdeveloped, and some functions are completely unnecessary. You really need to pay for the upgrade on the internet/network.

However, when compared with the system of Lenovo Kingsoft, the gap has emerged. Originally, it seemed that the prices of both parties were the same, and the functions were similar. Some people even thought that the Microsoft brand was bigger and the product should be better.

After I bought it, I found out that the one they bought was a castrated version at all, and many advertised functions were not available. It was completely different from the experience mentioned on the internet/network.

Although most of this is the situation in underdeveloped markets, the impact was amplified by Lenovo Kingsoft and spread to developed countries such as Europe and the United States, seriously affecting Microsoft’s public praise.Bill Gates just wanted to talk to Feng Yu. You Lenovo-Silver Mountain Corporation and Microsoft don’t have to compete so desperately. Everyone gives in to each other so that our profits can be higher and we can once again check and balance those PC manufacturers. , What can you have against it?

Just as soon as Kirilenko's attitude came up, he ignited Paul Allen's fuse, and it was not bad if he didn't blow up.

"Feng, there is absolutely no need for us to compete like this. You Lenovo Kingsoft signed a supplementary agreement with PC manufacturers to give them a concession. In this way, your profits will not be affected? Do you think, Lenovo-Silver Mountain Will the Corporation be able to beat us Microsoft?"

Feng Yu shrugged: "Does it matter whether Lenovo Kingsoft defeats Microsoft? I don’t just make money from the shares of Lenovo-Silver Mountain Corporation. You see, the mining group and retail group that I cooperated with Kirilenko , Car group, culture and entertainment group, etc., which one makes less money?"

"It can even be said that the money made by Lenovo Kingsoft is not ranked in our income. I don't care about this profit, Brother Ki, do you care?"

Kirilenko shook his head very cooperatively: "Who cares about this little money, software is not my main industry."

Unspoken implication, software is the main industry of your Bill Gates and Paul Allen. You care about the profit in this area very much, and we don't take it seriously."Feng, why don't I change my terms. We should cooperate in different industries. I am also a shareholder of the National Car Rental Corporation, a board member/director, and I have a lot of voice over there. This Corporation is The largest car sales agent in the United States, Tongyong, Ford, Chrysler, Dezhong, Toyota and other world-leading large car companies, are its partners."

"I know that both of you have a car industry, and the pace of expansion has been very fast in the past two years, but sales in North America are not very good? If I can let your car brand be sold by this Corporation, then yes Your sales will increase greatly."

"I am still a shareholder and board member/director of Wal-Mart. In retail, everyone can also cooperate. More purchase channels, lower purchase prices, and cost savings in logistics and transportation. Are these not the right choices?"

"Feng, Kirilenko, think about it. Since you don't care about Lenovo Kingsoft's profits at all, isn't it good to make a step and make more money in other areas?"

Feng Yu looked at Kirilenko, Kirilenko shook his head: "Don't look at me, I support your decision."

This kind of unconditional trust makes people feel very good."Gates, I think you made a mistake again. Who told you that I also attach great importance to car, retail, etc.? I don't care if I make more money, because my money will never be spent in my life."

"I can make money in every industry, and maybe not the most in each industry, but together, I am the fastest earner in the world! "

"You said that cooperation in retail is as if we have taken a big advantage, but isn't Wal-Mart making money? Wouldn't you take advantage of it?"

"The U.S. Car Rental Corporation you mentioned is the largest car sales agent in the United States, but what about that? How much is the annual sales? Didn’t you find that our car website sales on Amazon’s car website are already growing rapidly And are our own sales channels quickly established?"

"We talked a few times, and this Corporation refused to be our agent. Now I want to do it. You said it was a good choice, but I'm sorry, I don't agree."

"Gates, Alan, I advise you to take advantage of the rapid rise in Microsoft's stock price these days, to cash out the stock as soon as possible. Otherwise, if you fall back after a while, you will lose a lot."
"I once gave you a chance. I am a shareholder and board member/director of Microsoft, but what did you do to me? I have a big shortcoming, and I especially bear grudges. Since you think Microsoft was founded by you, If you have the final say, then I will invest in another Company and let it pull Microsoft down."

"By the way, I have known the news from IBM a long time ago, but thank you for your reminder, otherwise I might turn around and forget it. I also tell you a piece of news, IBM wants to exchange with Lenovo Kingsoft Stock, I want to join the research and development of XOS and HOS. So we are not worried at all about the development of LINUX-based systems. It is you who should worry about it! "

Chapter 1964: No Trust, No Cooperation (6/10)

Back in the car, Kirilenko asked excitedly: "Feng, IBM is going to exchange shares with Lenovo Kingsoft? How to exchange, and when will it start?"

"Calm down, this matter is still being studied."

Let IBM join in, then the shareholding structure of Lenovo Kingsoft will be more complicated. It has Feng Yu, Kirilenko, China State-owned Assets and Qiu Bojun, Lei Dajun, Liu Chuanzhi and other individual shareholders.

After listing, Li Zekai and Fu Guangzheng both bought some stocks. If this is true for the average company, it is absolutely no problem. There are too many companies in joint ventures, and there are many companies in China that are controlled by foreign capital.

However, Lenovo Kingsoft has grown too fast. It has now been recognized by many peers as surpassing IBM. It is implicitly challenging the meaning of the world's number one Microsoft, and has even become the industry's number one on the HOS system.

Why do big countries have to have their own computer brands and develop their own systems? I am worried that computers researched in other countries will have some backdoor programs that steal your information unknowingly.

Don’t the United States have such a plan? In fact, China and Russia must not have it?

This is why in the future, many politicians don't like to use smartphones at all. They only use feature phones and think this is more secure.After all, IBM is the Company of the United States, and their PCs were once the main purchase object of the Government department of the United States. To say that there is nothing behind this, ghosts don't believe it.

Although Lenovo Kingsoft's system uses the open source LINUX system, it is very difficult to develop such a mature application system. Otherwise, Lenovo-Silver Mountain Corporation will not be the only one to achieve what it is today.

IBM tried, and they found it difficult to bypass the patent technology blockade of Lenovo Kingsoft, so they thought of cooperation. After all, IBM is also the world's third software company at this time, and it is also famous in the IT industry.

If IBM becomes Dongzhi, a stock of Lenovo Kingsoft, then the promotion in North America will be much easier, and even IBM promised to allow Lenovo Group PCs to enter the Government procurement list.

Even in Europe, IBM's influence should not be underestimated. Together with Lenovo Group and Lenovo Kingsoft, it can suppress Microsoft.

IBM drew a big pie, Feng Yu and the others were discussing whether they should eat it, and whether they would object.

When Kirilenko became a shareholder of Lenovo Kingsoft, it was because Kirilenko used the software Corporation he established in Russia to invest as a whole, which is equivalent to the expansion of China's Corporation to Russia and also occupy the Eastern European market. This is very Of course there will be no objection to the glory.Besides, the relationship between China and Russia is also pretty good, at least much closer than the United States.

The exchange of shares between IBM and Lenovo Kingsoft this time will definitely not allow Lenovo-Silver Mountain Corporation to acquire IBM. Instead, it will only exchange part of the stocks, become shareholders of each other, and send a board member/director to start many businesses. It's just cooperation.

Is IBM strong? powerful. In terms of technology and business services, it ranks first in market share, in terms of software, and third in the industry. In terms of electronic technology research and development, it is also among the best in the world. It is absolutely qualified to compare with any company in the IT industry.

However, after the financial crisis, IBM's market value has fallen a lot. Today it is less than 150 billion US dollars, but it is also higher than the Lenovo Group and Lenovo Kingsoft.

Lenovo Group became the industry's first, and after the introduction of L-PAD, the market value has also risen all the way, and now it is only more than 50 billion US dollars based on market value.

If there is no L-PAD, it may be even lower. Who makes PCCompany's profit margins low? Everyone has low expectations for it.

It is Lenovo Kingsoft. At this time, the market value has soared, and it has surpassed the Lenovo Group. The market value has reached more than 70 billion US dollars. These are completely different from the previous generation/life.But it was not found. The combined market value of Lenovo Group and Lenovo-Silver Mountain Corporation is not as high as IBM. If shares are exchanged, shares of the same value will have completely different weights.

The potential of Lenovo Group will not be particularly high, because simply selling hardware equipment or something, the profit itself is not high. If it were not for L-PAD, the market value of the Lenovo Group might be less than US$40 billion.

But Lenovo Kingsoft is different. After the market value of Microsoft continues to fall, it will still have two 100 billion US dollars. Even if Lenovo-Silver Mountain Corporation is slightly worse, the market value expected to be poor will not be too much. Now many investment banks have been constantly changing Raise the reasonable price of Lenovo-Silver Mountain Corporation's share price and believe it is worth buying.

Feng Yu also believes that the true value of Lenovo Kingsoft should not be weaker than IBM, or even similar to Microsoft. After all, there are HOS systems, antivirus software and office software. In the future, there is hope to surpass them and become the leader in the software industry.

Therefore, it is not cost-effective/worthwhile to exchange shares now. If Feng Yu exchanged Lenovo Kingsoft's shares with IBM on a one-to-one basis, IBM would not agree. After all, the market value of the two parties has more than doubled at this time.

Coupled with other issues such as security, it is very difficult to cooperate.The benefits of the cooperation are clearly and easy to see. With the help of IBM's channels, Lenovo Kingsoft's system and software sales can be greatly improved, and it is extremely possible to suppress Microsoft.

Feng Yu is also considering whether to lower his own conditions and promote cooperation with IBM in order to suppress Microsoft.

But what if IBM asks to enter the core research business, IBM's technology is there, they are absolutely qualified. But in this way, if IBM separates from Lenovo Kingsoft again, it is very likely that they will be able to launch their own PC Windows operating system, which is the same source as Lenovo-Silver Mountain Corporation, then Lenovo-Silver Mountain Corporation will do the same. Will fall into passive.

After all, the relationship between IBM and Microsoft has always been good. Once Microsoft was a subcontract(or)/OEM supplier for IBM, and then set up its own door, it has today's scale and status.

After Feng Yu explained the situation to Kirilenko, Kirilenko asked: "Feng, you don't trust IBM?"

Feng Yu suddenly realized, yes, he has no trust in IBM.

Since you don’t trust each other, why do you have to cooperate with others? Although cooperation may lead to better development, this risk is not worth taking.

Feng Yu also told Kirilenko that the first priority of cooperation is the trust of both parties, and then the interests. Without trust, he will not cooperate."Brother Ki, frankly, I lack trust in IBM, so I don't want to cooperate with them, what do you think?"

Kirilenko is also a major shareholder of Lenovo Kingsoft. Feng Yu also wants to ask his opinion, which is a kind of respect.

"Since you don't want to cooperate, then don't cooperate. Without IBM, we can develop very well. I don't want one more shareholder to come in and share the money with us." Kirilenko replied happily.

"Okay, then we will not cooperate. But you can rest assured that the market value of our Lenovo Kingsoft will continue to increase, and profits will continue to increase. The number one throne in the software industry in the future must be ours! "

Chapter 1965: Kameda For Help (7/10)

Feng Yu and Qiu Bojun talked about his views, Qiu Bojun also expressed support. In fact, the state-owned assets also expressed concern about the share swap through Lenovo Group, but in fact they opposed it.

Since everyone is against it, then this matter is stale. IBM was disappointed with this, but Qiu Bojun didn't care at all. If IBM can spend tens of billions of dollars for system development, he will be a little nervous.

What IBM is doing now is nothing more than bluffing. IBM's profit in one year is not much. They still have to improve their technical advantages in other businesses. Where can they dare to spread such a big stall?

Microsoft was relieved to learn that the collaboration between Lenovo Kingsoft and IBM had broken down. If the two companies cooperated, the impact on Microsoft would be fatal. Some board members/directors even pessimistically believed that Microsoft would definitely Undoubtedly defeated.

But since they failed to cooperate successfully, they were more relieved. Microsoft decided to speed up the research and development on the mobile phone system, to immediately launch their WINPHONE system, which is an operating system specifically for smartphones, and plans to launch its own tablet computer, a Microsoft brand tablet computer.

There is also to increase the promotion of WIN7. Isn't your Lenovo Kingsoft profitable, then Microsoft can also sell profit and spend money to promote it, and we can afford it!Feng Yu asked Wind & Rain Electronics, Lenovo Group, etc. to speed up the upgrade of smart phones and tablet computers. To remind people of smart phones, Wind & Rain mobile phones are the first to think of, and tablets are the first to think of L- PAD.

As for himself, he is immersed in the United States, handling the business of the People's Voice Bank. The development of Minsheng Bank seems to have received some resistance. Those big banks in the United States do not want Minsheng Bank to develop.

The peers are enemies, and it is normal for them to do so. However, Feng Yu is not too worried. He doesn't think these banks can suppress the voice of the people.

The financial crisis has just passed, and the financial industry in the United States has plunged into a low ebb. But at this time, it is a good time to expand, because many of your peers have gone bankrupt, and there will be many businesses waiting for you to do it.

The integration of the financial corporations under Minsheng bank has also been completed, and now it is a good opportunity to expand aggressively while other banks are bound hand and foot.

Many banks are afraid to handle some businesses because they have many bad assets. For example, some businesses with higher risks or lower profits have done very little.They dare not do it if there is a high risk. Minsheng Bank can do it after detailed evaluation. They are unwilling to do low-profits. Many of their businesses still have debts. After paying the interest, they will have nothing left. Of course they are not willing to make such investments.

However, Minsheng Bank can selectively do some of these businesses. Although the profit is low, there are still some. Their assets are in good condition. Although they are earning less now, they can increase many customers. Long-term considerations are also cost-effective/worthwhile. .

Feng Yu is still very satisfied with the overseas development of Minsheng Bank, which is faster than he thought. Now the profit does not seem to be very high, but when enough funds are raised, there will be more options for further investment and higher profits can be obtained.

A bank is the core of a consortium, and any large consortium has its own commercial bank.

One is that it is more convenient to mobilize funds, and the other is that you can use other people's money to help yourself make money and increase your ability to resist financial risks.

Feng Yu needs a bank of his own, and when he is in China, he is subject to many restrictions. Regardless of the country, the joint-stock commercial banks are booming, but they are all controlled by state-owned assets.Minsheng bank, as a purely private commercial bank, is too far behind in development. Even in some places, foreign banks are not as well taken care of. Of course, the development of foreign banks in China is not good, and China is still the world of state-owned banks.

Hasn't China also examined the business models of consortia such as Japan and the United States, and has developed the financial industry as a pillar industry. I think it is a very good choice to use a commercial bank to raise funds, then lend out, or invest in other industries to make money.

The pace of reform in China has never stopped, and I don't want to copy the old ways of any country. Because of the different national conditions, to wade across the river, feeling for footholds as one goes, always stumbles.

Nowadays, the development has finally gone smoothly, but they found that some of the national policies that had been implemented were too early, such as the issue of universal social security.

Although it has not been completed until now, some hidden dangers have already appeared.

For example, people are more and more able to live, and the time to receive pensions is longer and longer. When formulating this policy at that time, they calculated it based on the average age of more than seventies. They thought that after you paid fifteen years of social security and retire, it would be absolutely fine for the state to support you for more than ten years.

But now it’s not more than ten years to raise it, it will take more than 20 or even 30 years. Then the pension will increase every year because the price of goods has risen and the base salary has risen.Fortunately, they found a new way to solve the problem, that is, to invest in any pension fund, and invest in some companies with stronger profitability, such as Feng Yu's Company.

We can't let the social security gap grow bigger and bigger, which requires higher and higher national incomes. Not only taxation, but also the growth of investment income from state-owned assets.

Of course, the country has to control such an important industry as the financial industry. Many people are afraid not to impose restrictions on Minsheng Bank, then Minsheng Bank will rely on the celebrity effect of those shareholders, especially Feng Yu's celebrity effect, to attract reserves or raise funds through funds and other forms, but the state-owned bank will be at a disadvantage.

The above means that industries that are fundamental to the country, such as finance, transportation, energy, and food, must be firmly in the hands of the country.

Feng Yu doesn't object to this, he will choose this way if he is in that position, so that the country will be more stable.

Fortunately, when Feng Yu let Minsheng Bank develop abroad, the state also gave him a lot of secret support.

For example, the cooperation with state-owned banks has become very large. State-owned banks can develop overseas earlier and faster than Minsheng Bank, because they have more capital.After cooperating with China's state-owned bank, many business developments of Minsheng Bank became smoother. No one would object to Feng Yu's going abroad to make money.

We all learn from each other and make progress together. Feng Yu's previous generation/life is not very familiar with the banking industry. He is best at investing in stocks, futures, funds, etc.

However, in this life he has learned a lot, and he has many professional talents to assist him, and his development is much easier than he thought.

While Feng Yu was waiting for Lenovo Kingsoft's monthly sales statistics, Kameido Masao called and said that there were some important things and wanted to ask Feng Yu for help.

Kameido Masao is in trouble? This is a very important helper for Feng Yu, Feng Yu will definitely help.

But when Kameido Masao said the whole thing, Feng Yu was a little stunned.

Chapter 1966: Play So Big? (8/10)

What is Kameido Masao looking for Feng Yu?

Borrow money.

It is said that Kameido Masao is the world’s largest sex toys tycoon and the president of Wind & Rain Holding Company. When Feng Yu invested in crude oil futures, Kameido Masao also invested a lot of money in Wind & Rain Consultation. He is currently The richest man in Japan still has many investments in Japan, but this time he is short of money.

The main reason is that Kameido Masao did not buy back shares of Sixth Sense, Google and other subsidiaries during this period. There is also a large amount of money invested in Wind & Rain Consultation. The cash in his hand is really not much.

What does Kameido Masao want money for? Invest, invest in a company that is very related to the sixth sense, called Bridgestone, the world's largest tire and rubber industry manufacturer, and one of the world's three largest tire manufacturers.

Japan's car industry is developed, and the development of tires, an important component, is also the world's top. Kameido Masao is certainly not for investment in tires, but for the rubber industry.

The Sixth Sense Corporation, the demand for rubber is also very large, and Bridgestone has been a close partner.

And this time, Bridgestone gave Kameido Masao a chance to buy shares in their Corporation. How could Kameido Masao miss it?Regardless of the decline in the car industry in the past two years, the rubber industry has not declined much. Bridgestone is still one of the most profitable companies in the industry, and even one or two words can be removed.

Why did Bridgestone give Kameido Masao this opportunity to keep in touch with the sixth sense? There may be reasons for this, but it is not the main one.

This time it was actually due to the government's relationship. Bridgestone wanted to support a family's descendants, not simply being a member of the council, but targeting the prime minister.

Competition in Japan also costs a lot of money, and government donations are required. Bridgestone has made a large sum of money, but also hopes that Kameido Masao can contribute a lot of money and can also borrow Kameido Masao Japan’s richest man Influence makes things surefire.

Selling some Bridgestone shares to Kameido Masao and making Kameido Masao a member of its Board of Directors is a benefit to Kameido Masao.

"Kanda, you mean, you want to support someone to be the prime minister of Japan?" Feng Yu feels a little inconceivable. Kameido Masao is playing so big now, can it affect Japan's election?

Japan’s system is somewhat similar to that of the United States. Competition is very expensive. Without money, it is absolutely impossible to succeed. There is no way to promote yourself in the media.Although Kameido Masao is not the representative of Japan's deep-rooted consortium, he is the richest man in Japan, the president of Wind & Rain Holding Company, and the chairman of the sixth sense. He is still very famous in Japan.

Therefore, Kameido Masao's donation of government donations is much better.

Kameido Masao explained to Feng Yu in detail that the person he wants to help is called Yukio Nineyama. He is currently running for the Democratic D representative. After he succeeds, someone will launch the National Congress and let the current leader ~Dalang Ai Asao resigned and pushed him to the top.

The grandfather of Yukio Kyuyama used to be the prime minister of Japan, and his grandfather was the founder of Bridgestone, which is why Bridgestone will support him in his position.

Feng Yu remembers this person, because this is the prime minister of Japan who opposes visiting the Yasukuni Shrine, and at the same time admitted some of the crimes committed by Japan during World War II. He is not pro-China, but he is definitely not against China.

Facing and acknowledging history, with a gentle method/trick and opposed to pro-Americanism, he was still praised by Chinese netizens because of previous generation/life.

Kameido Masao wants to support such a superior person, and Feng Yu does not object.

Feng Yu suddenly felt that he couldn't play this in his own country, but it seemed very interesting to play the role of pushing people in Japan."Kanda, how many government contributions does he need to win a stable win? And how many shares Bridgestone is willing to give you, and how much voting rights do you have?"

Kameido Masao is overjoyed, Boss means he agrees?

"With Bridgestone's backing, plus some other donations, I paid 500 million yen and it was almost the same.

Five hundred million yen, about five million dollars? Is this enough?

"Is it enough? Isn't it too little? If it's not enough, I will give you five million dollars, counted on your head, and I will give you support to ensure that he will succeed. You ask, Bridgestone How many shares are willing to give you."

"Boss, thank you so much. I will contact Bridgestone again and I will reply to you later." Kameido Masao was very moved. In order to help him, Boss also paid for him to donate money out of his pocket. Following such a Boss, I'm so lucky.

Where did he know that Feng Yu just thought it was very interesting, so he just used his hand to play with it.

Feng Yu immediately called Zhang Ruiqiang: "Old Zhang, let me tell you a piece of news that Yukio Jiuyama is about to take up the post, and within a month, he will become the new prime minister of Japan."

Zhang Ruiqiang was shocked: "Can you be sure?"
"Almost, there is someone pushing him to the top in Japan. I also help. I heard that this is a moderate and respects our China. Don't worry, this will not have anything to do with me. Okay. Now, go to the meeting, I'm busy going here too."

He casually told Zhang Ruiqiang of such an important news. Feng Yu thought it was nothing, but he hurriedly convened a meeting. This is a big deal.

After a while, Kameido Masao called.

"One billion U.S. dollars, five percent of the total equity, eight percent of the voting rights? I just checked the market value of Bridgestone, but it's only $11.5 billion? Kanda, don't you think Lost?"

Feng Yu felt that the conditions provided by Bridgestone did not seem to be very good. Although the market value may be lower than its true value due to the decline in the stock price, global car sales are declining. Bridgestone’s turnover will definitely be seriously affected in the past two years. It may not be possible that after Kameido Masao’s acquisition, the stock price Will fall again.

"Boss, this is the result of my request. I want to buy more shares of their Corporation. The premium is certain, but I also refused to help him promote the tires to the Chinese market."Kameido Masao is the president of Wind & Rain Holding Company and has a close relationship with Feng Yu. Bridgestone wants to use Kameido Masao's relationship to enter the Chinese market on a large scale and become a partner of many cars, even if it is only the exclusive of the Bing City Machinery manufacturing group. Partners, Bridgestone’s turnover can increase by almost 10%.

For this reason, they are willing to give Kameido Masao better conditions. The shareholding ratio remains unchanged, but it can save Kameido Masao a lot of money.

Kameido Masao is to win more equity, and it is not hesitate to spend more money for this. Others want to buy shares in Bridgestone, but he can't do it. He has this opportunity, but he definitely doesn't want to miss it.

The market value does not mean anything, let alone part of his money is to buy shares, and the other part is regarded as capital injection. Judging from Bridgestone’s annual profit, his equity dividend is no less than one hundred million US dollars, and he firmly believes that Bridgestone’s stock price will continue to grow because the car industry has not yet reached a recession.

"One billion dollars, I will lend you. Even if you want to change the prime minister after two years, I will help you! "

Chapter 1967: Donald's Dream (9/10)

Donald Trump, Vice President of Wind & Rain Holding Company Group, is responsible for Wind & Rain Holding Company's global real estate.

Feng Yu suddenly gave Kameido Masao a month’s paid vacation, which surprised Donald. The Corporation is undergoing a rapid expansion period. The companies that have invested or acquired in Europe are also integrating resources. How can Feng Yu give Kameido Masao at this time holiday?

If Kameido Masao is no longer trusted by Feng Yu, it seems impossible. Feng Yu's trust in Kameido Masao should be higher than Ralph.

He found that Kameido Masao did not go on vacation, but stayed in Japan. Checking the news in Japan, Donald found something very interesting.

Kameido Masao took a stake in Bridgestone, the world’s largest rubber and tire manufacturer. This seems to be for the development of the Sixth Sense Corporation. Husband’s endorsement.

And this Yukio Kyuyama is the nephew of Bridgestone’s major shareholder and grandson of the founder, so he has to let Lenovo do something about it.

Could it be that Feng is supporting Yukio Nineyama's position? It is said that the current Aso Dalang does not seem to be popular with the people and may resign at any time.

Japan’s Prime Minister has changed frequently in recent years, and it is not normal for several of them to leave the term of office.Could it be that Feng is going to influence Japan's election?

Donald thought of this, some flame in his heart was lit. He has always had a president dream, thinking that several presidents in the United States are stupid, far inferior to him.

He even participated in elections several times, but each time he quit halfway through.

Now his life is left with such an ultimate goal, his body is still very good, why can't he fight again?

If Feng is willing to support him, then the government donation he can get is definitely very sufficient, although his own money is also sufficient.

But to have the support of the world's richest man, his leadership may be easier.

Don't think that Feng is not a native of the United States, so he can't do anything. You can donate through Ralph and others, and use the influence of Ralph, Sergey, Xiao Zach, Huang Zhiyuan, Bezos and others to make him a hot candidate!

It's just that although he has known Feng Yu for a long time, Feng Yu also made him the vice president of Wind & Rain Holding Company, but his industry does not have much overlap with Feng Yu, because Feng Yu has not invested much in real estate.

Donald is a New York real estate tycoon, the person who owns the most real estate in New York. Except for the Wind & Rain Empire State Building, which is owned by the Wind & Rain Holding Company Group, all other investments were made by himself. Feng Yu did not participate in shares at all, let alone hold any holdings.If Feng Yu hadn't supported him to become the vice president of Wind & Rain Holding Company, he would have thought that Feng Yu was not optimistic about his ability and would not invest in him.

Maybe he should talk to Feng Yu and talk about his dreams.

Chapter 1968: The New System Loses And Overall Wins (10/10)

"Why don't you say anything, isn't the monthly sales statistics come out today? Even if the sales are not good, it won't be too bad, right?

Feng Yu leaned on the sofa and looked at the large LCD screen in front of him. On it were the executives of Lenovo Kingsoft.

"Director Feng, the monthly sales statistics have come out, and the comparative data between WIN7 and XOS2.0 has also come out. They accounted for 53% of the market share, and we only accounted for 40%. The Fruit Corporation actually It has a 5% market share. There are other systems that have a 2% share."

In the world, it is not only Microsoft, Lenovo Kingsoft, and Fruit Corporation that have released PC operating systems. There are other companies, but those shares are still shrinking. Even if they cannot disappear completely, there is absolutely no possibility of growth.

Originally, Qiu Bojun and the others were full of confidence. They believed that XOS2.0 and WIN7 were sold at the same time and at the same price. Even if they lag behind, they would not exceed 5%. Now the gap is 13%. With the support of Lenovo Group, the world's number one PC brand in terms of production and sales.

In terms of publicity, Lenovo Kingsoft incurs higher publicity costs and makes more profits. Obviously public praise is similar to WIN7, and even performs better in some functions. Why do users recognize WIN7?

Could it be said that Microsoft's position is really unshakable?Fortunately, Feng Yu's expectation is that the guarantee will have a 40% share, and it seems that it has not fallen below this bottom line. But he didn't expect WIN7 to perform so well. The last time VISTA was clearly public praise and performance was very poor, why would Microsoft still have the upper hand?

In other words, what new agreements did Microsoft discuss with those PC manufacturers to make those manufacturers support Microsoft more.

"Lenovo Group's sales have declined?" Feng Yu asked.

"No, it's still improving. Excluding L-PAD, the Lenovo Group's market share this month is also close to 20%. The improvement is obvious."

Although the overall industry is declining, the sales volume of the Lenovo Group is rising, not much, but the share has increased very high, because sales of other companies have fallen.

"Other PC manufacturers have violated the agreement between us? In the first month, shouldn't the proportion of machines with pre-installed XOS2.0 be higher? So, the models pre-installed with our XOS2.0 system are unmarketable?"

Feng Yu frowned. It shouldn't. He used it himself. Second Generation is more usable than the first generation system. It has added many new features. The performance is definitely not worse than WIN7, and it is even better in many ways. Is it because of user inertia ?"The manufacturer did not violate the agreement between us. We let so much profit. They will naturally increase their efforts to promote the PCs pre-installed with our system. In fact, the sales of PCs pre-installed with our system are indeed higher than the sales of new products with pre-installed Microsoft systems. Good, but users buy more machines with XOS generation system pre-installed! "

Qiu Bojun is a little depressed. We have launched a new generation of operating systems, which are equivalent to new ones in electronic products. Why are the new models not selling well and consumers are buying old ones?

Feng Yu's eyes lit up: "Then how are the machines of our generation system sold, and how are our sales in general?"

The price of the first-generation system is very low, and there are many other genuine softwares from Lenovo Kingsoft, which is very cost-effective.

The XOS generation system has at least five years of major security update services, that is to say, it is not out of date. Just like the XP system has not stopped security updates, it can still be used and it is very cheap.

Many people use computers to simply browse the web, watch videos, play games, etc. The old system can be used as well.

Even before Feng Yu's rebirth, it is said that the number of users of the XP system was second only to WIN7, much higher than WIN8, WIN10 or VISTA, and even these three combined, it is not as high as XP.At that time, Microsoft had stopped serving XP.

In terms of overall market share, Feng Yu and others did not intend to compete with Microsoft for Boss immediately. This is really beyond the competition, because XP users at this time still account for half of the overall PC users, the two generations of Lenovo Kingsoft Together, the systems are not as good as XP, not to mention that Microsoft still has VISTA and WIN7.

Feng Yu is concerned about the share of new product sales. The XOS generation system and VISTA continue to sell, this should also be counted, and it is the real data comparison between the two companies.

"If you count the overall monthly sales of the two generations of systems, we actually account for nearly 54%, while Microsoft only has 40%, Fruit Corporation accounts for about 5%, and the other over 1%. Those PC manufacturers are still very satisfied with the performance of our first-generation system, and promotion also spares no pains or effort."

Microsoft has stopped pre-installing XP from PC manufacturers, and all new products have only two system options, VISTA and WIN7. Obviously, it is to promote WIN7.

WIN7 is indeed worthy of promotion. It performs much better than the VISTA, which is called a shit by many netizens, and users are more satisfied.In fact, XP has not completely stopped selling. CDs are still being sold. PCs that have been pre-installed are still being sold. Internet/network paid downloads are also still being sold. However, all new machines are no longer pre-installed with XP systems, except for tablets. .

The sales performance of WIN7 surpassed XOS2.0, but the overall performance, in fact, Microsoft lost.

Feng Yu snapped his fingers: "Very good. Our first generation system sells a lot, which is also a good thing. We can eliminate the XP system as soon as possible and increase our market share."

"Remember to continue to provide good services and enhance users’ recognition of our brand. When letting them choose a new generation system in the future, they must first think of us. When they want to use some application software, they will also be the first. Think of us! "

Feng Yu knows why Qiu Bojun is unhappy because the profit of the first generation system is too low.

The price of the first generation system is too low. The home version is only $19 at this time, and the price of the flagship version is only $59. It is the same as the price of the Second Generation home version, far lower than the Microsoft VISTA system in the same period. XP is not as good.

Although sales and market share have increased a lot, profits have been severely reduced. It would be great if those users all bought Second Generation.Even Lenovo Kingsoft has made such a proposal within Lenovo-Silver Mountain Corporation, is it necessary to restrict the pre-installed models of the first generation of operating systems, high-end PCs are no longer pre-installed, but install them on low-end models such as netbooks on.

But Feng Yu rejected this proposal. At this time, he could not divide it, but left it to the user to choose. The Second Generation system competes directly with WIN7, and many people who did not pay attention to Lenovo Kingsoft before pay attention to the XOS system. They will be willing to buy a generation and try it. If it works, then buy Second Generation to upgrade. It is absolutely possible.

"Well, everyone is doing well. Keep this momentum. Don't worry about it. If you can maintain this share for two or three years in a row, then the throne of the industry boss will be Lenovo Kingsoft! "

Chapter 1969: Microsoft's Concerns

Comparing the sales of WIN7 and XOS2.0 in the first month, Microsoft was clearly ahead. Some media began to brag about Microsoft, saying that Microsoft was telling Lenovo Kingsoft that if I was serious, you would have nothing to do.

They overlooked that Lenovo Kingsoft has only been working on PC systems for a few years, and only now has it launched the Second Generation operating system. The so-called operating system competition is actually not only the operating system, but also other application software.

For example, if you want to play a movie, you need a player. Microsoft will definitely push their player, and Lenovo Kingsoft will push its own player.

The biggest change in the player launched by Lenovo Kingsoft is the addition of the function of downloading and playing. In fact, this is not a new feature. This feature has long been applied on the video website, but it is this feature that makes netizens like it very much.

There are many resources that are free to download and cannot be played online directly from the web. For example, this kind of movie, which has the largest proportion of websites in the world, is this kind of website, which has been like this since ancient times.

If you use my system, the application software in it will naturally use mine. Some of these are free, and some are charged. Fruit Corporation is very good at doing this. Some people even say that Fruit Corporation’s computers are reserved for selling application software.There are also browsers, office software, photo editing software, etc., which all represent profits.

Why does XP clearly have such a poor sales volume and Microsoft has to extend its security maintenance period, because this is the most used PC operating system in the world, with the most users, and users are all potential consumers of other software.

So don't look at the sales of WIN7 better than XOS2.0, but all the new systems on sale are added together. Lenovo Kingsoft takes the lead. Feng Yu thinks it has won.

On the Microsoft side, the Big Three got together again to discuss. After they saw the overall sales statistics, they couldn't laugh at all.

Fruit Corporation has stepped up its publicity efforts and has won many large orders. New product sales like wildfire have increased its market share by more than one percentage point!

One percentage point, Microsoft does not care, but the overall sales volume of Lenovo Kingsoft is even higher than that of Microsoft, and it is so much higher, which makes Microsoft pay special attention.

"Our WIN7 is so easy to use, with so many epoch-making features, and sales can't go up. Is it because our publicity is not strong enough?" Paul Allen asked.Ballmer shook his head: "Although it is not as good as XOS2.0, it is more powerful than we promoted VISTA, and the cost of promotion is already very high. This year, we may not be able to make much money on WIN7 system sales."

"The main reason is that the current economic situation is not good. Many people have bought the cheaper XOS generation system. We have reduced XP users too much, but the sales of VISTA cannot rise."

In order to develop an operating system, they have to spend tens of billions of dollars in research and development expenses. Although the profit of the software is high, the sales volume of the new software is not that big. Many users still insist on using the old system.

The global economic crisis has not completely passed yet. In the first two months, Obama also asked the heads of state of many countries to discuss how to stimulate economic recovery.

Everyone has no money, and they may not even be willing to buy a new system, let alone just change to a new computer. Besides, even if some people are willing to change to a new system, their computer configuration is too old to carry it.

Today's electronic products are updated too quickly. The last century was from the tenth generation to the fifth generation. This century has changed from the fifth generation to the third generation, and now there is an important technological upgrade in about one and a half years.The easiest way is from the frequency evolution of CPU, the evolution of multi-core, and the evolution of memory card capacity, the evolution of graphics card capacity, the evolution of hard disk capacity, and the evolution of screen resolution, the evolution of camera pixels, and the low power and high power of all electronic components. Performance, these evolutionary speeds are getting faster and faster.

Experts once predicted in the last century that the technological upgrade of electronic products would be shortened to less than one and a half years, and some even said that it would take six months.

At that time, most people thought that the person who said this was stupid. We may not be able to upgrade the performance of the product for several years. You said that there will be important upgrades at most one and a half years?

But at the beginning, Feng Yu believed firmly without any doubt, because before he was reborn, many electronic products had important changes every year.

This year, the mainstream pixels are still 5 million. Next year, it will become 8 million. In another year, it will become 10 million. Later, 20 million pixel cameras can appear on a small mobile phone.

Twenty years ago, some people said that mobile phones could take photos, surf the Internet, and watch movies. Others would definitely think that this person was whimsical. The current technology, placed twenty years ago, is the same as black technology.

The speed of the times is changing so fast that many people have never thought. In the past, people thought that buying a computer could be the same as a TV. It could last a lifetime, or even 20 to 30 years at worst?It turns out that now, let alone 20 to 30 years, it seems to be outdated in two or three years.

What configuration does XP require on a computer, and what configuration does WIN7 require? If many computers are installed with WIN7, it won't work, it won't move at all, and you will be stuck.

Sadly, VISTA also has relatively high requirements for computer hardware configuration. Some older computers can’t carry it either. They either continue to use XP. If they want to change the system, they can only choose the XOS generation. Second Generation also has Do not move.

Now it is WIN7, VISTA, XOS generation, Second Generation. The sales comparison is 8:1:6:5. The best-selling is Microsoft WIN7, which has a more powerful brand and channel, but the overall sales of new products are led by Lenovo Kingsoft. Up.

In particular, the sales of Lenovo Group’s PCs have once again been greatly improved, and are they cost-effective?

Feng Yu also posted a photo on Facebook, Twitter, etc. The laptop he used is also a Lenovo brand. Everyone sees that the richest man in the world must use the best products. He uses the Lenovo brand, which means that the Lenovo brand must be the best.

Many people completely ignore that Taihua Holdings is the major shareholder of the Lenovo Group. Can you use someone else's without using your own?Bill Gates knocked on the table twice: "The sales volume of VISTA is nothing to expect. PC manufacturers are unwilling to sell PCs with pre-installed VISTA system. All we have left is the two main channels of CD-ROM and internet/network download and sales. WIN7 Fortunately, it is very popular. Although many users say that the price is expensive and the functions are not as good as advertised, as we adjusted the pre-installed version of the system, these negative comments were suppressed."

"However, in this way, we have to give the profit part to those greedy PC manufacturers, which makes our overall profit for Microsoft not up to expectations."

"I think our WINPHONE system should speed up development and strive to be officially launched by the end of the year! "

Chapter 1970: Emoticon Package

[Microsoft takes the lead in the sales of the new system and announced that it will launch the WINPHONE system at the end of this year]

[Microsoft reversely cannibalize the business market of Lenovo Kingsoft, and the dispute between the two software giants has entered a fierce battle]

[After regaining glory on the PC operating system, can Microsoft also become the number one in the smartphone operating system? 】

[Lenovo Kingsoft is afraid, Microsoft is here! 】

Chapter 1971: Brother's Bank Investment

After Feng Yu posted on Twitter for the first time, it didn't make headlines because it was snatched by Kirilenko.

Ma Dan~~Church disciple, master starved to death.

Kirilenko's language is more straightforward and harsher, and he is naturally more sought after by the media. What's more, there is a picture of his disdainful expression. This picture alone is worthy of headlines.

"Hahaha, Feng, have you seen it? Now the whole world is discussing this matter, and many people still leave me a message."

Feng Yu said in his heart that it seems that netizens in any country are doing good things. Seeing Kirilenko's Microsoft and Bill Gates, they all came to watch.

"Brother Ki, you can hire more lawyers later." Feng Yu patted Kirilenko on the shoulder.

Some of the words are too straightforward, and they are just cursing. It seems that Brother Ki will have more lawsuits in the future.

But when you plant a tree, the tree grows crooked in the end. Can't it depend on you?

Kirilenko looked scornful: "Feng, you are so courageous? Bill Gates, if they dare to fight with me, it would be better. I have time anyway, always with me. On the contrary, if Microsoft does not have the control of Bill Gates, Hey, I don’t know what it will develop into."Hey, it seems to be the reason. If Brother Ki goes to court with Bill Gates and drags on Bill Gates, it seems that Microsoft is the loser, and Bill Gates is the chief engineer of Microsoft.

"Forget it, you can understand." Kirilenko belongs to the kind of character who has nothing to do with troubles. Anyway, with Brother Ki's financial resources, there will be nothing that cannot be solved. He is not hitting people. Too much is to lose money.

Brother Ki perfectly explains what it means to be rich and willful!

"During this time, Polar Bear Mining Conglomerate has cooperated with several mining groups again, following the same model as BHP and China Aluminum, establishing a joint venture Corporation, combining the advantages of both parties’ resources, and saving costs, but this time we have a lot of responsibility. , Maybe in the future we can buy all the shares of the joint venture Corporation."

Brother Ki and his team are also very shrewd. Many things are clear at one point, raise one and infer three, and they may do better than Feng Yu himself.

"It’s fine for you to decide the matter over there. You should pay more attention to the steelmaking, coking, and chemical plants. Since they have been incorporated into the Polar Bear Mining Conglomerate, then the mortality rate must be maintained at zero. It will be useful to us for a lifetime."In the future, no matter who will accuse Polar Bear Mining Conglomerate of monopoly, high profits, etc., you can use the record of zero death rate to go back. We are people-oriented and attach the most importance to the safety of our employees. You have died and are not qualified to talk about us.

"I know that among our peers, there is no company that has a higher investment in safety than ours. If we invest the same way as other peers, our annual profits can increase by at least five percent!

Polar Bear Mining Conglomerate now has a profit of 20 to 30 billion U.S. dollars a year, and a profit of three percentage points is at least one billion.

Even the joint venture Company, Kirilenko asked so. If you can't follow our safety standards, then don't cooperate.

Feng Yu told Kirilenko that ensuring safety not only enhances the company’s public praise and brand value, but also enhances the company’s personal image.

Many media have reported that Kirilenko is the most conscientious mining tycoon, which makes Kirilenko happy for a long time. Without spending any money, the media took the initiative to praise him. Isn't this worthy of joy?

"By the way, Brother Ki, didn't you mean to invest in a bank in Europe? What happened?"

"I took a stake in Deutsche Bank and I became an external independent board member/director, how about it, not bad?" Kirilenko flaunted.Feng Yu was a little surprised. He didn't expect Brother Ki to choose the largest comprehensive bank in Europe. This bank is deeply rooted in Europe and has many branches all over the world. It can be called a giant.

Compared with this British Western Commercial Bank purchased by Feng Yu, it is the difference between kindergarten children and college students.

However, Feng Yu is a wholly-owned acquisition, while Kirilenko is only a shareholder and has obtained a board member/director seat. Simply put, Feng Yu has the final say in his bank. Kirilenko may not be able to do so in Deutsche Bank. Have too much say.

Perhaps with his reputation as the second richest man in the world and the richest in Europe, he can make some decisions, but the core power is definitely in the hands of others.

"This choice is not bad. This bank has strong anti-risk capabilities and a wide range of business. But you invested in this bank. You don't have many shares, right?"

"It's really not much, but I still invested in several commercial banks in Russia. The international industrial bank and the world commercial bank are Russia's top private banks. Although I have no holdings, I am the largest shareholder and so The chairman of the board of supervisors of these two banks."Kirilenko learned from Feng Yu, and left it to a knowledgeable person to manage the industry, and then took control of the board of supervisors. It also prevented the Board of Directors from making decisions that would harm his interests, let alone making financial fraud.

Russia has more than a thousand banks, large and small, many of which are equivalent to Fund Corporation, Trust Corporation, Wealth Management Corporation and so on, but they are all called banks.

But there are not so many banks that can be stored. Like China, it is mainly state-owned banks, supplemented by private and foreign banks. Among them, state-owned banks account for more than 60%, foreign capital accounts for about 20%, and private banks account for about 20%.

However, the development of the banking industry in Russia is not as good as that of China. Their largest bank is a savings bank, which is transforming into a commercial bank. Russia does not even have a sound commercial bank regulations and accounting standards.

State-owned banks are not highly trusted, because when the former Soviet Union was disintegrated, some banks in Russia went bankrupt, and during the 1998 financial crisis, some private banks went bankrupt. Many Russians did not believe Russia at all. Own bank, but trust those foreign banks.In a country as big as Russia, the total bank assets of the entire banking industry are only around 100 billion euros, which is not as good as one-tenth of a large European and American bank. Citibank's total assets have exceeded one trillion US dollars in the early years.

Kirilenko chose to invest in these two private banks because of their high degree of information automation. Now they both use the bank office system developed by Lenovo Kingsoft, which can be regarded as the leader in Russia.

In this way, the information will be more transparent, so as to avoid some silly things inside. In addition, these two banks also have business dealings with many industrial groups in Russia, and they can even be regarded as banks controlled by industrial consortia.

After Kirilenko took a stake in these two banks, he also entered the core of the Russia Industrial Consortium. Entering the core is not enough, Kirilenko's goal is to be the boss.

Feng Yu wants to be a consortium, why can't Kirilenko be a consortium? Feng Yu is not saying that the consortium model has great benefits for large companies and diversified investments. Then you can make one yourself. Maybe he can narrow the gap with Feng Yu's assets.

Chapter 1972: China-Russia Oil And Gas Pipeline

"By the way, Feng, two days later, the oil and gas pipelines of our two countries were officially completed. I was also invited to attend the completion ceremony. Have you been invited?" Kirilenko remembered this incident and asked casually.

China and Russia have long been negotiating to establish this long-term and stable cooperation method. China has already cooperated with many countries in this way. Oil and natural gas are China's strategic energy channels.

China has a large population and is a big energy consuming country. At present, China's oil and natural gas consumption growth rate is leading the world. The rate of oil consumption can be reflected in the growth of China's cars.

At the time of the previous generation/life, this cooperation agreement was officially signed in 12 years. For a total of 20 years, 1,500 tons of oil and 380 One billion cubic meters of natural gas each year. The pipeline cost alone exceeded 60 billion. EUR.

China has also established oil and gas pipelines with Myanmar, Turkmenistan, Kazakhstan, Uzbekistan and other countries, which are also China's strategic energy channels.

Including maritime transportation channels, cooperation with countries such as Africa and the Middle East ensures domestic energy consumption.

It is also these strategic deployments that enable China to have sufficient energy use and reduce more polluting energy sources such as coal. It also prohibits the burning of some traditional fuels such as wood and straw to protect the environment.Many people say that China’s oil is expensive, but they don’t know how much oil costs just for transportation.

Does China have oil fields? Have. Are the reserves abundant? Not too good, but not bad. There are still many explorations but not exploited. Even shale oil, China has abundant reserves and relatively mature technology.

However, China is now learning from other countries, not mining its own energy, but keeping it for price control. Now that you have money, you can import it. When the import price is too high, then mine some yourself and force the other party to lower the price.

China is about to become the world's largest energy importer. Once China says that it can't import, the other party must cut prices, otherwise the other party's energy cannot be sold. Has it reduced income?

Large exporting countries can control product prices, and importing countries can do the same, as long as they can meet the demand that they cannot import.

This Sino-Russian oil and gas pipeline was actually contributed by Feng Yu and Kirilenko. China has developed rapidly in recent years, its income has been growing rapidly year after year, people's living standards have also been greatly improved, and the demand for energy is also increasing.

Russia was rich in the pre-Soviet Union period, but was it not poor and went bankrupt? After the disintegration of Soviet Union, Russia has never recovered the standard of living that year.Russia's pillar industries, namely industry and minerals, rely on these to make money. What other countries can buy real estate, finance, etc., Russia can't do it.

The land is vast and sparsely populated, and the house cannot be sold. People have a lack of trust in Government finance, and finance cannot be revitalized.

As for technology, the former Soviet Union had the world's top scientists and engineers, but when the Soviet Union was disintegrated, most of them were poached by foreign countries, and China did not miss them.

Of course, because of Kirilenko this little butterfly, Russia still has a lot of top talents, but Russia's development route is not much different from the previous generation/life.

However, Russia is also working hard to revitalize agriculture and trade, but unfortunately the development is also very general. Russia has a lot of land, but the climate is not so good, it's too far north.

They rely on the sea, but the route is not very good. Fortunately, there are European railways, which give them more choices in their transportation lines.

Ordinarily, the country is poor, so you can stop doing so well in some basic welfare, and spend a period of time to accumulate and develop slowly.

However, Russia has never given up on this point, and welfare benefits are still aimed at the standards of developed countries, which makes Russia's fiscal deficit often in deficit.In a country with such a strong industrial technology, minerals are the largest income. The real developed countries will not use such low value-added raw materials as their main income. Even in the Middle East, they are also working hard to develop the crude oil chemical industry. .

On the surface, Russia has cut military expenditures, but in fact it is still making great investments, but they have invested a lot and they have not made much money.

Now that the era of peace is approaching, all arms dealers in the U.S. are bankrupt, but those who go bankrupt are mainly gun manufacturers. Those who build airplanes, missiles, and naval vessels still make a lot of money.

In this regard, Japan and South Korea are actually doing the best in the world. Combining civilian and military applications, while improving military technology, it is popular in civilian applications, earning a lot of profits.

In this case, Russia needs a long-term and stable cooperation order. It happens that China is a big mineral importer, so it will be together from the first beat with China.

It's just that the cooperation between the two sides has also experienced many twists and turns. For example, if China says you sell us oil and gas, should you build this oil and gas pipeline?

However, Russia said, what you want to buy should be invested by you. In countries such as Myanmar, isn't it all built by you?Can Myanmar be the same as Russia? If Myanmar dares to swallow these pipes, China can make him vomit more. If Russia is really swallowing a rogue, will China still go to war with Russia?

So it was finally agreed that who is responsible for the construction in whose territory. At this time Russia said again, we have no money, what should we build?

Russia has money, but not enough to spend. In the end, Feng Yu proposed a plan, which was adopted by previous generation/life China after cooperating with other countries to provide a low-interest loan.

The so-called low-interest loans are basically loans that can only guarantee capital. The interest is roughly equivalent to the depreciation caused by inflation, and it does not make money at all.

But being able to exchange for this agreement to ensure China's stable energy demand is still very cost-effective/worthwhile.

In the future, China will cooperate with many countries in the Middle East and Africa in this way. China is not short of money now, and it is easy to borrow tens of billions of dollars at will.

Not only did Russia State-owned Company participate in this cooperation, Polar Bear Mining Conglomerate also participated. And the pipeline construction in Russia is invested by Polar Bear Mining Conglomerate.

So Kirilenko was invited to attend the completion ceremony. It is said that Feng Yu who contributed to this incident should also be invited, not to mention that Feng Yu is a major shareholder of Polar Bear Mining Conglomerate. It is normal to attend this.However, Feng Yu told Kirilenko that he would not be there and he had no interest in this matter. He just made this win-win situation come earlier, but according to Feng Yu's guess, if Russia does not cut public spending, once Russia is sanctioned by Western countries, it will fall into the same economic recession as the previous generation/life.

"Brother Ki, if you are interested, invest more in the food company, Russia, you are too dependent on imports in this respect, you can make a lot of money if you do it."

The reminder has already been reminded. As for whether Kirilenko understands, Feng Yu will not say much. Russia is not his homeland anyway.

Chapter 1973: Tax Avoidance

Kirilenko returned to China to take part in the event that made him show up, and Feng Yu, accompanied by Ralph, went to inspect his industry in North America.

Recently, Ralph and Kameido Masao both mentioned one thing to Feng Yu, that is, Amazon, Facebook, Google, MGM and other subsidiary corporations all have an idea to establish a subsidiary corporation in the "tax haven" Cayman Islands, and then what will be the profit Taxes can be avoided in a reasonable manner.

They were unable to relocate the corporate headquarters due to the large scale and influence involved. Many large multinational corporations do this.

For example, Wind & Rain Holding Company, isn't it registered here?

Amazon waited for calculations, so that it can save hundreds of millions of dollars in taxes every year, and even more in the future. Corporations such as Microsoft and Coca Cola do this.

Since those Corporations can, why can't they? Especially their overseas subsidiary Corporation can be included in the name of the Cayman Islands subsidiary Corporation, so that tax can be reasonably avoided abroad.

Each country’s taxation of the company is different, especially the taxation of state-owned companies, private companies and foreign companies, as well as personal income.To give a simple example, Pierce and Dayao of the Wind & Rain team have completely different tax rates. Because Pierce is a native of the U.S., he enjoys more U.S. public welfare, so his tax payment is higher.

Dayao is a Chinese. He just works in the United States. He has to pay taxes to China, so the taxes here are relatively low.

The same is true between companies. Foreign companies must not pay the same amount of tax as domestic companies. Otherwise, they pay double taxation, how can they guarantee profits?

If you don't have any money to make money, it's foolish to go to your place to open a Corporation.

If Amazon is not a listed company, it will be much simpler to operate, the finances do not need to be public, and many accounts are easier to operate.

But they are listed on the Corporation, these operations are more troublesome.

They hope to use the channels of the parent company Wind & Rain Holding Company to help them avoid taxes reasonably. In this way, the Corporation net profit(s) will increase in disguise, and each shareholder will receive more money.

Feng Yu remembers that the previous generation/life method was banned by the US, especially the listing of the Corporation. This can still be clearly detected.

This kind of thing happens not only in the United States, but in many countries such as the United Kingdom.For example, the previous generation/life Facebook subsidiary in the United Kingdom has an annual income of more than one billion pounds, but after transferring the profits to the Cayman Islands, the tax paid by Facebook Corporation is only a few thousand pounds. Yes, it is a few thousand pounds, and an individual in the United Kingdom with an annual income of 26,000 pounds pays more taxes than this.

For example, Microsoft also played this hand in China, but later it was not discovered, and then the tax was paid, not to mention the late fees and high fines.

The reason is that there are loopholes in this taxation method. If you find it, you will be fine. If it is discovered, the amount is small, it is probably fine. For a little money, there is no need to work hard to check the accounts.

But if the amount is large, it is worth it. For example, Microsoft and Coca Cola are often audited. Who makes them large taxpayers?

Amazon and Google have also grown to become big taxpayers, and they are still listed as companies. It is too difficult to operate.

Feng Yu also came to see how they wanted to operate this time. Simple to say, but not easy to do.

Bezos introduced Feng Yu to his plan, which was the method that the Chief Financial Officer of Corporation came up with, who had previously worked at Coca Cola.

But this method, Coca Cola uses differ to some extent.Because Amazon is not only a retail company, but also a cultural company, but most importantly, they are an internet/network technology company.

Amazon also has many patents, such as the current cloud technology, Amazon is the best in the world.

There are also some big data analysis, which is also very valuable.

Amazon's main consideration is the transfer pricing of intangible assets.

The intangible assets that Amazon wants to transfer are not trademarks. If they can't be transferred, what they want to transfer is patented technology, intellectual property rights, trade secrets, etc.

Because these are intangible, it is difficult to price.

They simply license or sell off at a low price, let the sub-Corporation or affiliate company obtain some technology or intellectual property, and then the sub-Corporation licenses it to other corporations for profit.

In this way, the Corporation that originally developed the technology will not have such high profits, and the subsidiary Corporation or affiliated company can obtain the profits originally belonging to the Corporation that developed the technology, but they can pay a lot of tax less in the Cayman Islands, which is not only It retains high profits, pays less tax, and is still legal, although everyone knows that there must be some tricks in it.This is why many large corporations have a lot of lawyers, not only to fight against possible problems with other partners, but also to provide legal support for these tax avoidance and prove that these are legal trades, not tax evasion.

There is also a simple way, that is, Amazon, Google and other companies don't all have R&D centers, technology R&D is one of their largest expenditure projects.

Put these R&D centers in areas where the Company's income tax rate is relatively high, so that the Company's profits in that area will be reduced due to the high expenditure on technology research and development, and the amount of income tax that needs to be paid will naturally be reduced.

With the same revenue and expenditure, the net profit(s) will naturally be higher if taxes are paid less.

However, all countries are now improving these legal provisions. Once they are found out, they will also need to pay taxes. Of course Feng Yu would be happy to pay less tax to the U.S. He is not a U.S. native.

However, he also made it clear to Bezos that these are tax avoidance methods/tricks. When you do this, you must be reasonable, so that when you find out in the future, you only need to pay taxes and interest instead of facing High fines.

In many cases, the fine may be more than the tax you need to pay.Bezos, they heard Feng Yu agreed and immediately arranged for someone to implement it. Ralph also notified Google Corporation and others, and the Boss agreed.

Bezos, they are to increase profits and divide more money. Feng Yu doesn't care how much money is divided. He simply doesn't want to pay more taxes to the U.S. Government.

Feng Yu's companies in China do not consider these at all. It doesn’t matter how the tax is paid. It doesn’t matter if the tax is high. Anyway, Feng Yu is not bad, and no one of the other shareholders will oppose Feng Yu's decision.

After going around and returning to New York, the New York Times' Boss Bloomberg came to Feng Yu's office/bureau to talk about a major event in the media industry.

Chapter 1974: World Media Summit

Feng Yu had already guessed Bloomberg's arrival, because soon there will be a matter of interest to both parties, which is about the future development of the media industry.

What is the media? It is the tool and carrier used to transmit information.

Our common newspapers, magazines, TV, radio, and internet/network are all media. As more and more media become available, traditional media becomes less and less profitable, and even a lot of survival becomes a problem.

To give a simple example, twenty years ago, newspapers were one of the most important media, second only to radio and higher than television. Nowadays, TV has become a Boss, internet/network follow closely behind sb or sth, broadcasting is still before newspapers, and even many newspapers are inferior to magazines.

Now that we have entered the digital multimedia era, the media environment and pattern have undergone fundamental changes, and audience needs have become diversified.

For example, 20 years ago, how many middle school students read newspapers? But now, many middle school students watch internet/network news, even if they watch game news, sports news, and entertainment news.

But when challenges arise, they also represent opportunities. Many industries can be effectively combined.

For example, in the retail industry, when the internet/network mall appeared, some people thought that it would have a huge impact on the traditional retail industry. They didn't need a store anymore, and even had an impact on commercial real estate.But as a result, now the two sides coexist and the development is not bad. The traditional retail industry still far exceeds the internet/network mall, but the internet/network mall is developing faster than the traditional retail industry.

There are also like Polar Bear Supermarket Group, which not only have traditional supermarket stores, but also internet/network malls, which combine with each other and develop better.

There are also many traditional retail industries that have entered the field of e-commerce and are developing well. They have a mature management model, stable purchase channels, better brand awareness, and the same competition, they start at a higher point.

Nowadays, because of the rise of the Internet and the sales of smart phones, people are paying more and more attention to electronic media, and traditional media are being affected more and more.

During the Olympic Games last year, didn't all the media from all over the world gathered in China? Feng Yu told China's propaganda officer to organize everyone and discuss together how the future media should develop.

Just like he got the Wind & Rain forum, he provides a communication platform for everyone, and then collects opinions is of wide benefit, and everyone thinks of ways to revitalize the industry and make money together.

But at that time China proposed it, but the media in other countries quit. Why do you want to be the master when you propose it? Is your China media better than ours? Our influence is the greatest.So this matter was put on hold for the time being. Feng Yu didn't believe that other countries could organize it, because the economic crisis would break out soon.

The financial crisis has evolved into an economic crisis. The global economy has declined. The media seems to have more news reports, but fewer people buy their newspapers, fewer people watching their TV, and fewer companies looking for them to advertise. Now, their income has naturally fallen sharply.

When they all reported various kinds of news about Company bankruptcy and the Government’s inability to help, China’s side was flourishing. This is true. China has indeed not been affected much, and in this comparison, China's economic development has been faster, and the gap with other countries has become much smaller.

Even in the second half of last year, China showed a strong posture. If it weren't for the relatively slow development in the first half of the year, perhaps China would have surpassed Japan to become the world's second largest GDP income last year.

In the first half of this year, China led Japan by more than 300 billion U.S. dollars, and it seems that it could be even higher in the second half of this year, because China's car, IT electronics, food, retail, etc. have once again experienced tremendous growth, and the corresponding other countries are declining What.

Last year, China said that it invited major media to come over and organize a world media summit. China provided most of the fees, but other media would not agree.However, which media found out this year that the media situation in China seems to be very good. They began to want to sit together and discuss, so they started to contact China one after another, hoping that everyone would come to a summit as they said last year.

This time China quit. Last year, some people said that they sponsored these expenses. No one sponsored this year. The money should be shared equally. And this summit must be held in China. Choose one of Beijing and Shanghai.

One more thing, it was originally said that everyone, the world's top media groups, will form a board of directors, and China, the organizer, wants to be the first president, but other big media disagree.

Now they have agreed and are willing to make China's Xinhuashe representative the first president, but China has put forward new requirements.

Not the first president, but the permanent president. Of course, this president can step down and be removed. Of course, resignation is an initiative, and if it is removed, more than half of the board of directors will be required to vote before it can be decided.

The people in the media groups feel that China is getting too much, but they still have to agree to it for their own benefit, because some large media have already announced that they have agreed to this condition and are willing to participate. If they do not participate, they will be excluded.In fact, this World Media Summit was created by China’s leadership, but Feng Yu added some specific conditions. It is also because of Feng Yu that really entered the operation process.

For example, if we want to be a Boss, our organization, then we should be the leader. Feng Yu planned to pay for the first sponsorship, so by the way, you can promote yourself.

Moreover, the first event was held in China. Someone from China sponsored all the fees. For the second session, Russia will be obtained. Kirilenko will definitely sponsor the fees. In the future, other council members want to host in their country. Let's find the sponsor.

The other media didn't spend any money in the previous two sessions. Will it cost money to host it in your country?

As a result, none of the big media groups agreed. The leadership at the top thought Feng Yu's request was too much, or it should keep a board of directors.

Feng Yu kept waiting. Anyway, the development of China's media groups is thriving, and they are constantly expanding outward. We cannibalize their turf. It is them who should be anxious.

Later, Feng Yu also contacted a number of large media groups and asked the other party to agree to join the summit and was willing to support the representative of China Xinhuashe as the president.These conditions that changed later were also what Feng Yu said. Feng Yu and Zhang Ruiqiang analyzed it. Now they are in a hurry. From the perspective of business negotiations, we have to propose conditions that are more favorable to us.

This promotion is good for everyone, but it fails. We can also invite fewer media groups to form a small circle. Those who are excluded will suffer.

So it doesn't matter if the conditions are harsher, we have to do this, and they will definitely agree in the end. No one will have trouble with the interests.

This time Bloomberg came to Feng Yu, hoping that Feng Yu would support them in the New York Times as a member of the board of directors.

Chapter 1975: The Purpose Of The Summit

"Bloomberg, did you find the wrong person? This incident was led by Xinhua House and has nothing to do with me." Feng Yu handed Bloomberg a cigar.

"Feng, I haven't spent my eyes yet. I can still see who is playing the key role in this matter. Even if Xinhuashe takes the lead, you can help make some influence, right?"

To say that China's attitude often changes, there is no relationship with Feng Yu, and he does not believe in killing him. China's policy has always been very mild. In this case, it has become as cunning and changeable as a business man. This must be Feng Yu's put forward plans and ideas (also derogatory) behind it.

"Then you will also support Wind & Rain as a director, right?" Feng Yu asked with a smile.

In fact, this world media summit is mainly composed of media from China, the United States and Europe. Of course, there will definitely be media selected in Africa. Is it balanced?

The U.S. has the largest number of large-scale media outlets, and they operate multinationally and have great influence. For example, Bloomberg’s New York Times, Murdoch’s News Corporation, National Broadcasting Corporation, Time Warner Group, Associated Press, Google, etc.These are the American media company that Feng Yu knows that may be selected as the director of the media summit. Google is also mixed in, because Google is now the world's largest Internet/network Corporation, surpassing the former overlord Yahoo, surpassing Amazon and Facebook What, the influence spreads all over the world.

Google also does news, and it is the world’s largest internet/network news media. It is much better than China’s Sina, OQ, Baidu, etc., because the United States is also able to compete with Yahoo, and Europe has no rivals. !

China was originally qualified as a Xinhuashe, but Feng Yu wants to promote Wind & Rain Media to become a director, and Wind & Rain Media is now also qualified.

The major shareholder of "Forbes" also owns the very influential "Wind & Rain Business Weekly", and now there are satellite TV stations and internet/network TV stations, coupled with outstanding performance in electronic magazines, why not qualified?

It is enough to say that Feng Yu is the big boss behind the Wind & Rain media.

Bloomberg heard what Feng Yu said, and immediately nodded: "Of course, I think Wind & Rain media must be one of the directors."

There are a lot of media attending this time, and Feng Yu can't let him have any surprises. This is related to the face of China hosting this summit, and it is also related to the face of Feng Yu who contributed to this event.Those media groups in the United States are likely to unite together. Feng Yu promised Bloomberg to divide them. In this way, Wind & Rain Media, together with Google and a media representative from Russia, will not have too low a voice.

India, Brazil, Qatar, South Africa and other media must be selected. They all represent a region, and these Feng Yu will also be drawn in.

"Bloomberg Business Weekly" now has a lot of cooperation with "Forbes" and "Wind & Rain Business Weekly", and they are jointly grabbing the market that originally belonged to "Fortune". Now both parties are in the honeymoon period.

Feng Yu needs to allow his media group's influence to continue to expand. The influence of public opinion is too great. Anyone who makes financial investments must control some influential media organizations, so as to drive other hot money and retail investment. Easier.

However, Feng Yu is not particularly optimistic about this summit. He always feels that this is just a meeting for everyone to get together to brag.

This one says how many people watch our TV station every day, the other says how many copies of our newspaper can be sold every day, this one says how many views our internet/network has every day, and the other says how many people our magazine has in the world Willing to watch.

The core issue is communication, but how successful can this communication be?What is communication is to take out my mature experience and exchange your mature or advanced experience. But this experience involves many secrets of media profitability, will they share it?

Who would be willing to tell peers how exactly we make a profit? All the colleagues in the industry can know are the things that are on the bright side, and the deeper levels are impossible to know.

Therefore, Feng Yu is very clear that this summit will not help the media all over the world, especially those small media. The big media can naturally still get the benefits. They get the position of director, so their influence has been improved again.

They can take the opportunity to cannibalize those small media, and it is much more convenient for them to acquire and merge. Many small media regard these large media groups as idols.

So this is basically a gathering where a large media group divides interests and even competes for interests.

You said those big media groups can cooperate, please, how to cooperate? If they want to cooperate, they can also cooperate in private. Is it necessary to participate in this media summit?

Just like the cooperation between Feng Yu and Bloomberg, if there is this media summit, they have already cooperated, and there will be no impact at all.But will this summit allow Wind & Rain media to cooperate with other media? For example, Reuters, Associated Press, etc. Will they cooperate with Wind & Rain media? Everyone’s main business is fundamentally different, OK?

Then why does Feng Yu promote the composition of this media summit? Because it is very helpful for China.

To hold this media summit, the first one will be in China, then the media from all over the world will once again focus on China. When the economies of many countries around the world are experiencing severe economic downturns, there is flourishing on China's side, which has great benefits for enhancing China's international influence.

The country also needs publicity, just like the US has been promoting the American dream, China now also has to promote the China dream, so that more countries are willing to cooperate with China, and China will gradually transform from the center of Asia to the center of the world. .

There will definitely be some obstructions. For example, Japan’s Kyodo News will definitely obstruct it, but it can’t stop it at all, because Japan’s influence is indeed declining, and Kyodo’s influence is even weaker.

The so-called contest between media groups is rather a contest between countries. This is why the media in the United States may win the most seats on the board.But China can also unite with major media in other regions, so that when reporting some things in the future, everyone can have a unified approach, and then they can guide public opinion to a certain extent.

Hasn't the United States been beautifying itself by relying on these propaganda? Now China wants to break this monopoly and expand its influence step by step.

Feng Yu helped, and then he could increase the influence of his own Wind & Rain media, one move, two gains, What can you have against it?

Chapter 1976: Summit Can Also Advertise

"Eh, that one is higher, a little higher to the left, higher, lower."

"The position of the cup is measured with a thread, no matter from which angle it is viewed, it must be adjusted to uniformity (usually of weights and measures)."

"Has the welcoming arrangements been arranged? Except for the clothes, the height and hairstyle must be the same, and at least one foreign language must be understood. Smaller languages are preferred."

"The potted plants over there are better. The Wind & Rain Brand logo must be clear."

Wu Zhigang was arranging staff to prepare. The World Media Summit was finally held in the capital of China, not in the government banquet hall, but in the banquet hall of the Wind & Rain building.

Feng Yu asked Wu Zhigang to come over because Wu Zhigang was bold and knew how to make arrangements to promote their brand to the maximum. The simplest point was to be eye-catching.

Of course, it is definitely not possible to advertise explicitly. These media want to advertise to others, but they all charge money. The greater the influence, the higher the fees charged.

However, they can help them advertise without even knowing it. Wu Zhigang is particularly good at this aspect.

Feng Yu sits in the office/bureau, and can see many scenes in the public areas of the building and outside the building through monitoring, and even real-time video transmission images from the airport to here.When many media representatives came out of the airport, they were picked up by a car arranged by China. All are Song River cars, a long train along a planned road to Wind & Rain Building.

This media summit was broadcast by many media. The satellite TV under Wind & Rain Media broadcasted the live broadcast, and the internet/network was broadcast live on the Huo Channel. Many netizens opened the Huo Channel membership to watch this event. They are still very curious about the legendary representatives of the big media.

In foreign countries, it is Youtube live broadcast, which can be regarded as a new business launched by Youtube. It happens to use this to increase some members and make money through value-added services.

I used a Wind & Rain Brand digital camera for shooting, an aerial photography aircraft, and the same Wind & Rain Brand. On the lens, I often swept over it inadvertently, and then paused for a second or two, so that people could always see Wind & Rain. Rain Brand is a trademark.

The application for aerial photography alone took a lot of effort. If it weren't for Feng Yu's call, it would not be approved at all, because there are too many uncontrollable factors.

When every representative of the media got out of the car, they would arrange to wave their hands in front of the car, so that the Bing City car's six-petal snowflake LOGO was photographed clearly.Then they walked from the back of the Wind & Rain building, and there was also a shot of the name of the Wind & Rain building, so that everyone concerned would know that this World Media Summit was held in the Wind & Rain building.

Some of the staff responsible for security also have Wind & Rain security badges hanging on their bodies, and the walkie-talkies in their hands are all Wind & Rain Brand.

In fact, this walkie-talkie is produced by Aihua Electronics, but Aihua is mainly aimed at the Chinese market. The amount of advertising abroad is not large, and the effect of publicizing it this time will not be very good. So I got Wind & Rain Brand's walkie talkie to strengthen the brand placement of Wind & Rain Brand.

The Aihua brand is actually Feng Yu’s preparation. Once any other electronic and electrical brand threatens the Wind & Rain Brand’s status, then the Aihua brand will strike out strongly, just like the previous generation/life Duan Yongping made those two. Like a mobile phone brand, they seem to be competing, but they are not their own.

Some security guards have half a mobile phone in their shirt pockets. Everyone can tell at a glance, isn't this the new Wind & Rain S5? China is so rich that even a security guard can afford an S5?

Two rows of guests were standing at the entrance of Wind & Rain Xiamen. They were all models and their heights and shapes were very similar, but their facial features and figures were so perfect. What everyone paid more attention to was their clothes.They are the most Chinese style cheongsam, which not only conforms to China's aesthetics, but also allows westerner to appreciate them. The most important thing is the fabric patterns on the clothes, which are printed in various ways of writing Wind & Rain. The light cyan clothes with black ink and wash are elegant, simple but very fashionable.

Even after seeing it for the first time, many girls decided to make a cheongsam. Cheongsam must fit well to look good. If you buy the finished product directly, you probably have to cut it before you wear it.

And many male compatriots secretly decided to buy such a cheongsam for their girlfriends or wives. It's too sexual~ feeling!

This cheongsam with the words Wind & Rain in various fonts has become popular on the Internet. Even the Chief Planner/Designer, the top international luxury clothing, has noticed this and is preparing to launch Chinese-style clothing.

Some people take the stairs to the second floor, while others take the elevator. When you enter the elevator, you will find that there is a liquid crystal display in the elevator, on which the product advertisements of Wind & Rain Brand, Lenovo brand, Song River brand, Lenovo Kingsoft and other brands are playing in a loop, and this display also clearly lets everyone See that this is Wind & Rain Brand.Elevator advertisements are still new in many countries. But in some developed countries, it's not new. However, many company representatives who are watching the live broadcast still feel that Feng Yu is too cunning. They sponsored a conference venue and they are also advertising!

It’s also said that this time it’s to arrange accommodation and meeting venues, but it was originally sponsored by Wind & Rain Media. Then Wind & Rain Media sold the video broadcast rights to a number of media outlets. There must be a lot of profit.

No wonder China asked for the first event to be held in Beijing, and it actually relied on them to make money.

Some people were led to the banquet hall, and then used the magnetic cards issued to them by the organization and swiped them on the Lenovo brand machine at the door to reveal where their seats were.

When I got to my seat, there was a simultaneous translator in front of me, which also had a Lenovo logo.

If someone asks about the organizational process, someone will take out an L-PAD and start explaining to them. And the staff in the venue stepped on a Song River brand electric balance scooter, shuttled back and forth in the banquet hall. The electric balance scooter attracted the attention of many people. This was not the one that appeared in the 2008 Olympic Games. Is that equipment?In the corner of the big screen in the banquet hall, there is also the Wind & Rain Electronics trademark. Although it is not obvious, many people see it after the lens is fixed for a second.

An eight-rotor aircraft flew up in the banquet hall, shooting from the air, but it surprised more people from ear to ear. They discovered that the seats in the banquet hall had two colors, yellow and red. The red chairs made everyone see the Wind & Rain Brand trademark at once.

Even the placement of the chairs has an advertising effect.

The cup on the table is very neat, but in addition to the words World Media Summit printed on the cup, there is also a website, which is actually from the Huo Channel.

It can be said that this summit has not started yet, but Feng Yu's advertisement has been launched. Feng Yu looked at the camera and recalled, what other products have not been advertised yet, so I can't waste such a good opportunity.

Chapter 1977: Zhou Kexin

Zhou Kexin got out of the car, flashing lights around her kept flashing at her. Most of the representatives sent by the major media groups this time are men, and a few women are in their forties.

She is the only one who is as old as Zhou Kexin and is very beautiful.

Stepping on high heels of 12 cm, Zhou Kexin walked quickly into the Wind & Rain building. At this time, she was still in front of the camera and took out a Wind & Rain S5 mobile phone, as if she was arranging work.

Going upstairs from the stairs, Zhou Kexin swiped his card and walked to his seat.

Sitting on her left is Hu Run, the president of "Wind & Rain Business Weekly", who is also the vice president of Wind & Rain Media. On the right is the editor-in-chief of "Forbes", which also shows her status.

Hu Run used to be Zhou Kexin's leadership, and Zhou Kexin is his deputy. But now the status of the two has reversed, Zhou Kexin has become the president of Wind & Rain Media, and Hu Run has no dissatisfaction.

One is that Feng Yu paid him a good enough salary, and he could not make so much money in other jobs. In addition, he also knows that he can have today, thanks to Feng Yu's appreciation. As for the relationship between Zhou Kexin and Feng Yu, he is the only person in the Wind & Rain media who knows completely.

Zhou Kexin's maternity leave, but he approved it.Although Zhou Kexin is the president, he still takes care of most of the things. His power has also increased a lot, and there is no dissatisfaction.

He also believes that Zhou Kexin may not be in Wind & Rain media for a lifetime. Maybe he will not do it any time, so who else is he in this position?

Now that the major shareholder of "Forbes" has become Wind & Rain Media, how can Steve Forbes refuse to sit next to Zhou Kexin? Their "Forbes" has such a big influence. As the "Forbes" parent company, There are also magazines such as "Wind & Rain Business Weekly". Of course, they are more qualified to sit here, and they should even sit higher.

The internet/network was already noisy at this time, and many people were shocked after seeing Zhou Kexin.

Representatives of these media giants, and such big beauties? Or is it representative of Wind & Rain media?

[Guess, what is the background of this Zhou Kexin? 】

[I have to guess, the president of Wind & Rain Media, it must be Feng Yu's relationship, do you think she is with Feng Yu? 】

[It doesn't matter what it is, but this definitely supported the appearance of the entire summit. 】

[Upstairs, what does the value of the face mean? 】

[I don’t know the value of the face, is it an alien upstairs? Just look at Feng Yu's meagerness. 】[I also want a hairstyle like Zhou Kexin, and her clothes are so beautiful. I don’t know where to buy it. Is it on Alibaba? 】

[I am a college classmate of Zhou Kexin. I can testify that Zhou Kexin was an intern in "Wind & Rain Business Weekly" when he was in college. Don't be too gloomy in your heart, and don't ignore the talents of others because of their beauty! 】

[That's right, I searched for Zhou Kexin's resume on Baidu, and it did go step by step, but how did she become a Hong Kong citizen? Isn't she a mainlander? 】

[Hong Kong is not from China, nor is it an immigrant, maybe just because of the convenience of work. Starting today, Zhou Kexin is my idol, and I am also studying journalism. 】

[It is said that Zhou Kexin has children, and I don't know if it is true or not, but I have never heard of her getting married. 】

Feng Yu looked at the comments of netizens on the internet/network. Fortunately, he made arrangements to prevent public opinion from developing negatively. Zhou Kexin wasn't coming, but Feng Yu knew that she wanted to come to this summit very much. This would be the pinnacle of her career.

So Feng Yu let her relax and come to participate. What accident happened, he came to settle.But Zhou Kexin said it was unnecessary, she also made some preparations. She hired a foreign university professor who came to Hong Kong to communicate with her as a shield. In fact, that university professor is already in the terminal stage of cancer.

Later, the university professor died of illness shortly after returning to China, and his pursuit of Zhou Kexin was "exposed".

In this way, in the future, others will question why Zhou Kexin had children without getting married, and there will be a saying. And the existence of this child can give her an excuse not to get married and block those "young talents" who want to pursue her.

This is a way of self-defeating, but it can solve the trouble once and for all, but Zhou Kexin will be aggrieved somewhat, but she does not regret it.

Zhou Kexin likes the job of news media, and Feng Yu will help her do her best. This time, the reason why Feng Yu was so busy was to push Zhou Kexin to the top, so that he could become one of the directors of this World Media Summit, and even go further.

The General Assembly elected some seats for directors, and as long as there are nominations from a few media, they can stand for election. Of course, there must be some qualifications as a red line. Those who are not qualified enough will not be nominated.

In fact, it is already secretly determined which of these will become directors, and Wind & Rain Media has not surprisingly become a member of the board of directors.The members of the board of directors elected the president of Xinhuashe to become the chairman of the summit. There is no term of office requirement. The chairman nominated the secretary ~ book chief, Zhou Kexin.

Zhou Kexin once again became the focus of the audience, and even many media were surprised. They had not been notified before that they had to choose a secretarial ~ book leader. Only the director representatives looked complacent, and they had compromised in private.

This secretary has a five-year term, and his power is not small. They can't compete for the position of president, but it is not bad to compete for this position. This time it’s from China. It’s their turn for the next one, right?

Netizens in China were shocked again. Why is this summit not only held in China, but also the two most powerful positions in the hands of Chinese people?

Zhou Kexin, as the only woman among the seventeen council representatives, is already attractive enough in itself. This time she has become a secretary ~ book chief, and the limelight has even overshadowed the chairman.

The president of Xinhua House smiled bitterly. Why did Feng Yu hire a woman to be the representative of Wind & Rain media, still so young and beautiful?

Fortunately, this person is still a Chinese, his own.

And this time the World Media Summit was successfully held, and he was able to become the chairman, Feng Yu did not contribute much. Many big media were contacted by Feng Yu.In any case, the above intention has been fulfilled, and China has become the focus of the world at this time, once again showing off. I believe that China's international reputation can also be improved again.

Then the conference is over. In the next few days, there will be discussions in different directions. These will not be broadcast live. Because there must be some exchange of interests involved, how do you talk in front of the camera?

The media all over the world were reporting this news that day, after all, it was a matter of their own. As for the headline news pictures, Zhou Kexin, the secretary ~ book leader, was chosen.

For a while, Zhou Kexin was in the limelight!

Chapter 1978: If You Want To Play, Play Black Technology

When the World Media Summit was held, Feng Yu also watched the whole process through cameras in the Wind & Rain Building. He didn't watch it in front of the big screen, but watched it with the new Wind & Rain S5.

Not to mention that it was 20 years ago, even five years ago, when someone said that you could watch the live broadcast on your mobile phone, everyone would think this was a fantasy.

But now, Wind & Rain is watching live video on mobile phones, and it’s not stuck at all.

Many technological equipment, not to say that the current technology is not up to, but unable to form mass production. Just as many countries are able to produce satellites, or even launch satellites, with the resources of the whole country.

But why are there not many countries that can produce and launch satellites independently, and in fact, the main orders are concentrated in a few countries?

The biggest reason is cost. The technology cannot meet the requirements and mass production is impossible, and the equipment you can complete in the laboratory cannot make money at all.

For example, the watch Feng Yu wears on his wrist at this time is worth millions of dollars. It has not been studded with diamonds, and has not used gold and other metals, but it has used advanced technology.

For example, gyroscopes, there are some other advanced technologies. Not only can it measure altitude, air pressure, tides, pointing north, but also heartbeat frequency, steps, etc.These functions seem to have nothing to brag about in a few years, but at this time, many people can't imagine it. Some people have used similar electronic devices, but those devices are very large, and not one device has so many functions.

In the past few years, Feng Yu has been crazy about black technology, and he has asked engineers to conduct research and development regardless of cost. He personally pays for it. Of course, the cost of research is also his own.

For example, gyroscope, this technology has been applied to the balance car for a few years, it is not a new technology, but it is particularly prominent when applied to a palm-sized handheld computer, let alone applied to a watch.

Now that the research is successful, Feng Yu asked Xu Lihua and others to apply it to the vidCEO game(s) of the three generations of smart phones, tablets, and G-BOX.

In this way, with these technologies, you can play more fun games, so that many people who like to play games will like their products more.

There is also a fingerprint unlocking function. The Lenovo Group bought it from IBM, and it was originally only used on laptops to improve computer security.

But now, Feng Yu requires this technology to be applied to tablets and even smart phones. Since this technology can be applied to door locks, etc., why can't tablet computers that are larger than door locks have this technology?Feng Yu told Yang Yuanqing and others that more and more people are beginning to pay attention to the safety of electronic products. The simplest way to set a password is of course possible, but it is much easier to decipher the password than to unlock it with a fingerprint.

And even if you use it yourself, fingerprints are much faster than passwords. Another important point is that a tablet or smart phone with fingerprint unlocking will look even taller.

Electronic products have begun to spread to the families of ordinary people. From computers to smart phones, and even super MP3s, most of these are actually non-essential items.

Many electronic products have actually become light luxury products.

These Yang Yuanqing, Duan Yongping, Xu Lihua, Jiang Wanmeng and others can understand that it is this product positioning that makes their products more profitable, and they are a higher grade than other peers.

However, no one fully supports Feng Yu's products that they consider to be "black technology". However, Feng Yu didn't care about this. He paid for the research by himself, even if it was only a few years in advance, it was worth it in Feng Yu's view.

He doesn't like luxury goods such as gold and jewelry, but the electronic products that can provide convenience to his life, he likes more than Jobs, and he is more willing to spend money.For example, there are aerial cameras now, and now aerial cameras have begun to be popular in TV stations. It is much cheaper than shooting with a helicopter, and the effect is not bad. However, the aerial camera that Feng Yu plays can automatically track him for shooting.

There is also a voice recognition function. Many commands can be operated by Feng Yu directly by voice, omitting the way of pressing with fingers.

In the eyes of many people, although this is more convenient, it is not particularly convenient. There is no need to spend so much money on research, right?

Moreover, the aerial camera automatically follows the shooting. How useful is this function? It is possible to send a person to control the aerial camera and follow you to shoot?

Your aerial camera with automatic follow-up shooting costs tens of millions of dollars, while ordinary aerial camera, one hundred thousand RMB is enough. Hiring a machine that will help you shoot for a lifetime does not cost ten million RMB, right?

But what they didn't expect was that there are many rich people ordering this kind of obviously extravagant and unusual product, and their R&D expenses will still be recovered.

For example, Feng Yu developed a special satellite positioning device for the golden retriever dog called the local tyrant in his family. It is said that he can easily find the local tyrant in any place. Almost lost in the community.It cost tens of millions of dollars to invest specifically for a dog, which is what Feng Yu would do.

The last patent was applied to the mobile phone by Feng Yu. Didn’t Xu Lihua always want to make a watch-like mobile phone? Now he has made it, used this patent, and sold it to parents who don’t need money.

After children wear this kind of phone watch, it is not only more convenient to contact parents, but also parents can locate their children through their mobile phones at any time. With this function, many parents who don’t need money can rush like ducks to buy .

Feng Yu always tells these people that there is no completely useless invention, just to see if you use it in the right place. As long as you find the right application direction, even if you develop this technology with 100 million, it may bring 200 million profits.

Just say that the smart home control system he made, in the beginning, it was absolutely wasteful to spend several hundred million on research. How much would it cost to hire a housekeeper?

But now this system has updated many functions and sold many sets. Although the cost has not been fully recovered, the actual cost Feng Yu invested in is already insignificant.

And now, Feng Yu is fascinated by a product that is absolutely black technology in the eyes of others, which is to bring the projection touch function to the smart bracelet they intend to market.What does it mean? Let the projector be added to the smart bracelet, let the smart bracelet project a screen on your arm or wall, and then through the cooperation of the projection and the position sensor, you can touch the projection and you can operate many functions .

For example, go online, watch movies, send and receive emails, browse pictures, and even chat via instant messaging software. For this technology to be successfully developed, the engineers made a budget, at least 700 million euros.

Feng Yu waved his hand and spent whatever he wanted. Just study it for me. Not to mention seven billion euros, it is seven One billion euros, I will give you all.

The traditional technology no longer has any attraction to Feng Yu, he wants to play now, just play the black technology in the eyes of others!

Chapter 1979: Be A Gaming Helmet

The World Media Summit was over, but its heat did not immediately dissipate. Many Chinese are still discussing the rise of China too fast.

In their impression, this kind of world-class media summit, the right to speak is definitely controlled by the media in the United States or Europe, but this time it is China’s Xinhuashe as the chairman, and the secretary~the book chief is Wind & Rain Media Zhou Kexin.

When is China already so strong?

Some people say that the United States has the most seats on the board of directors, and it is possible to dismiss the chairman without knowing when. But Feng Yu has already made a nail in the United States, not Google, but the New York Times Group.

Google is branded with the label of Feng Yu. Everyone is very clear about sth. Although Wind & Rain Holding Company has always promoted that Google was founded by Sergey and Larry, and everyone should pay more attention to them, everyone knows that Feng Yu is the major shareholder and has the final decision right of this Corporation.

Sergey and Larry sometimes feel very depressed. It is clear that they founded this Corporation and have been leading the development of Google.

From the start of business, to the launch of venture capital, to the listing of stocks, from the United States to the Americas and then to Europe, they all did it by themselves and did a good job.However, their prestige in Google may be similar to that of Jobs in Fruit Corporation. On the surface, it is said that the Corporation cannot do without their efforts, but in fact, people still firmly believe that this is Feng Yu's Corporation.

Of course, they also admitted that Feng Yu is the controlling shareholder of Corporation and has the most voting rights and equity. The conditions Feng Yu gave them were so generous that they couldn't refuse it. It was more than twice as good as the conditions offered by other venture capitals.

Moreover, Feng Yu has indeed only supported Google over the years, as he promised, without interfering in the business development of Google. He has not even been assigned to a vice president, and the management is entirely theirs.

It is a pity that these managements were promoted by the two of them, but they all have an extreme admiration for Feng Yu. There are even some people who are obviously planning to use Google Corporation as a springboard and plan to work for Wind & Rain Holding Company, so that they can be closer to Feng Yu.

They can't give birth to any resentment towards Feng Yu, let alone Feng Yu gave them the utmost respect. If it were not for Feng Yu's help, how many would pay attention to their Google Corporation? Even at the beginning, Larry was planning to sell Google all and continue his studies. Feng Yu persuaded him to stay and promised that he would treat Google as his life's business.Facts have also proved this, Google has indeed become the life's work of the two of them, and even the life's work of many people. And with the launch of Google, both of them have become rich men worth more than one billion dollars. When they started their business, they never thought about it.

Google’s development has entered a bottleneck, and search and advertising alone are certainly not enough. Feng Yu supported them in making maps, and also pulled Google into the HOS alliance. Feng Yu also helped to promote the sub-Corporation of Youtube.

For example, Feng Yu's Twitter, if you count the money, many people are willing to spend tens of millions of dollars or more in exchange for Feng Yu's Twitter ads, because too many people follow Feng Yu Twitter.

Every time there is a major event, Youtube can get a live broadcast opportunity, which also makes Youtube's traffic continue to grow rapidly. Now it has grown into the largest video website in North America, with millions of videos uploaded or downloaded every day. Just the internet/network broadcasting right of a movie has brought Youtube a lot of profits.

After entering the HOS alliance, Google began to attach importance to the development of various applications. Web applications, mobile applications, etc., are selling well.

Feng Yu seems to never care about the operation of Google Corporation, but occasionally gives some suggestions. For example, Feng Yu now tells them that they must attach importance to the mobile advertising business.Not traditional PC advertising, but from tablet computers and smart phones. Because of the development of these two products, it is clear that they have already seized a lot of the traditional PC market.

Of course, some of Feng Yu's personally invested "black technology" projects have not been handed over to Google for research. collecting opinions is of wide benefit, which can complete some ideas faster and better.

For example, the most mature VR glasses are jointly developed by Google and G-BOX, and Google is the main one.

Google was also guided by Feng Yu and opened the door to a new world. They began to invest in some future technologies and felt that some of these innovative projects would always be successful. And as long as 5% of them can succeed, they will be able to protect their capital, and if it exceeds 5%, they will be able to make a profit.

And now, Google has got inspiration from the black technology projection bracelet of VR equipment and Feng Yu. They are going to make a Google glasses that will add features that will not be out of date in the mainstream and in the next few years. Above the small glasses.

The research and development cost of this product is also not low, but Google does not intend to continue to let Feng Yu personally invest, but to invest in the name of Google, so that after success, it will be transformed into a product to market, and the profit will belong to Google instead of Let Feng Yu choose reverse authorization to a certain company.Sergey's idea was supported by Larry. After the two reported important decisions to Wind & Rain Holding Company as usual, they began to form the research department.

After Feng Yu learned about this situation, he didn't stop it, but he didn't encourage it too much. Because he remembered that at the time of previous generation/life, Google’s product was actually considered Failed, and it did not really bring profit to Google. It was criticized by investors on Wall Street.

Even because of this, Google's stock price fell.

But Feng Yu doesn't care, he thinks this product is still very cool. Even if not many people buy it in the end, what if the cost cannot even be recovered, Google can afford it, and he likes it.

Feng Yu even asked Sergey if they could make a helmet that, after wearing it, has all the functions mentioned above in VR and Google glasses, which can be used to play games.

He has seen a lot of internet/network, and there are VR headset games appearing. This is much more advanced than VR technology. If it is really successful, then anyone with this technology can create trillions of dollars in wealth.

Sergey, they were stunned by Feng Yu's thoughts. Is nerve sensing technology applied to games? Are you sure you are not going to research some special purpose products for special departments?The research and development funds that need to be invested may be as high as tens of billions of dollars. However, Feng Yu said it didn’t matter. He would mobilize some Google researchers to China, and combine the talents he dug from other Corporations, as well as some people from Lenovo Kingsoft, G-BOX and other companies to jointly develop this project. .

Even if it can only achieve 10% in the future, that will open the door to this research. Anyone who participates in it will be remembered by history, not to mention Feng Yu as an investor.

Feng Yu established a research institute called Future Technology in China, and the security of this research institute is the highest level, which has attracted the attention of many people.

Chapter 1980: There Are Many Opinions

Some foreign media began to report that Feng Yu is researching electronic weapons and Feng Yu has already invested in the military and industrial fields. It seems that Feng Yu intends to become a military tycoon.

Some people even say that this is the meaning of the Chinese country. Feng Yu is doing research and development for the Chinese country. China's so-called peaceful governance plan is simply fake. They are planning to occupy the entire Asia and then aim to occupy the world!

There is everything on the internet/network, and it is said that Feng Yu is studying things that destroy the world, because there is nothing to satisfy Feng Yu's appetite.

After Wen Dongjun saw the news, he immediately called Feng Yu and asked what black technology Feng Yu was researching. He knew clearly that Feng Yu was the person who hated fighting the most. When he was in school, when did he see Feng Yu fight?

When did the quarrel occur when he was not in charge?

The VR glasses that Feng Yu gave him are really interesting. He didn't expect to have such glasses before he had used them.

"It's just to study some projection touch technology, like the one in the movie, it should be achievable in theory. But when it can be done, it's really uncertain."

"Then you can get someone to do it quickly, and I will try it for you for free as soon as it is done. No money is charged."Grass, this cheeky guy. Try my product and still want to charge? How many people are lining up, waiting to pay for the trial.

"I decided to invest a sum of money to research and treat cheeky people. I will definitely let you try it out! "

After hanging up Wen Dongjun's call, Zhang Ruiqiang called.

"Feng Yu, what exactly is your research center researching? Isn't it what the foreign media guessed?"

"Lao Zhang, do you believe those words? Don't you know if I don't touch me in the military~industrial aspect? Electronic security protection, I am researching it, but this is for protection."

Electronic warfare has now been recognized as one of the main war methods/tricks in the future battlefield, because more and more technological products are inseparable from electronic engineering.

Feng Yu also believes that the country must be studying this area of technology, even any country with relatively strong technology is studying it.

Of course, Feng Yu's laboratory also has similar research. Just like you do anti-virus software, you will also unknowingly research out Trojan horse viruses, which are only products that are included in the research.

"As for other things that talk about biochemistry, do you watch too many movies? What do you think I am studying the elixir of life, do you think this has a scientific basis?"Someone actually said that Feng Yu is now studying the elixir of life, and that Feng Yu was planning this very early. Otherwise, why would he want to buy a share of a pharmaceutical company?

Elixir of life? Feng Yu really wanted to slap those people face to face.

He bought the shares of Bing City Pharmaceutical Group only because he thought it could make money, and he didn't like China's pharmaceutical industry being controlled by foreign companies.

Besides, the research results of Powerful Little Brother that he acquired back then also needed a pharmaceutical company to promote. Even though there are many competitors now, Powerful Little Brother is still the most sold product, and it has brought back more than one billion dollars in net profit(s) for Bing City Pharmaceuticals for several years.

The R&D investment of the Bing City Pharmaceutical Group is also very high, but it is just some normal research. There is research on anti-cancer drugs, but there is absolutely no elixir.

Some netizens’ brains are too big.

"You are studying some ordinary technology products?" Zhang Ruiqiang doesn't seem to believe that ordinary technology products need such strict security?

"It must be a technological product, but it is not ordinary. It depends on how you think about it. For example, you said that many of the technologies studied by Wind & Rain Electronics are absolutely extraordinary and even epoch-making products in the eyes of many people. These studies are common in our research center."
"We are studying advanced science and technology, such as virtual reality, projection touch, gravity sensing, etc. These are mainly used in future electronic products."

"As for why such strict security is required, this is easy to understand. How much did you make for the technologies that my Corporation successfully researched? How much tax did I pay for the country? If this is stolen by other Corporations, you say me Loss or not? That research center, the annual research funding is not a small amount, definitely more than tens of billions of RMB."

The higher the investment, the more attention must be paid to security protection. Isn't this normal? As far as tablet computer research is concerned, Feng Yu also has the highest level of security protection, because he knows that this product will be widely accepted and can bring a lot of profits.

Every research project of this research center is personally approved by Feng Yu. Any researcher who proposes some research direction, if it is killed by Wind & Rain Electronics, etc., will be reported to Feng Yu for personal selection.

He will let people sort it out, integrate similar projects, and then see if it is worth continuing to invest in research. If he feels worth it, then he will invest.

Maybe many of these investments are not rational, but so what. Even if there is no future profit from this research, Feng Yu does not care.When Zhang Ruiqiang heard Feng Yu's words, he was also taken aback by the funding of the research center. There are tens of billions of RMB each year, maybe even higher. Feng Yu is really willing to spend money.

But this is the money Feng Yu earned back. How can he spend it and what can he say? Besides, he hasn't seen Feng Yu doing a loss-making business. The research in this might be a project that can make a lot of money.

Zhang Ruiqiang didn't even know that Feng Yu's researches are all black technologies in the eyes of others, which can only be seen in science fiction movies.

In the future, there will definitely be some money to make, but there will definitely be others who cannot make money. Many studies have spent a lot of money before discovering that the direction is completely wrong. And income is not directly proportional to expenditure, and it is very likely to lose money.

But even if it is losing money, it also provides important guidance for future research. In Feng Yu's view, it is completely worthwhile.

What's more, even now, if these technologies are researched, many interesting things can be made. Maybe the practicality is not particularly high, but Feng Yu finds it interesting.

In the future, more people will like it. As long as technology continues to advance and costs can be reduced, many people will be willing to buy these products."Lao Zhang, I have to tell you something. I plan to let Taihua Holdings make some adjustments to the domestic market. For some companies, we too let them make them think they can do whatever they want."

"In what way, because of what?"

"IT electronics, car, and pharmaceuticals. Don't worry, I will leave them a way to survive, but they always want to dig our walls and even do things that are detrimental to the development of the industry. They must teach them some lessons! "

Chapter 1981: Medicines Also Have A Cottage

Since Feng Yu allowed its subsidiary Corporation to move from China to the world, he has not been able to compete with domestic counterparts in the market. Otherwise, with Feng Yu's superior industries, it is impossible for other companies in the same industry to survive.

For example, for electronic products, Wind & Rain Electronics is among the best in the world, and other companies are still good at downstream. If you want to make your own brand, Feng Yu has some normal competitive methods to make it unable to operate.

Many companies are national names and state-owned holdings. Feng Yu gives them a little face, but it doesn't mean that they can slap their noses.

If it is true that the other party is leading in technology, then Feng Yu also recognizes it, let alone the domestic market, it is your ability to take away from the international market, Feng Yu does not care about one or two industries.

But if you rely on copycats to imitate and then grab the market, Feng Yu can't bear it.

What Feng Yu couldn't think of was that even the medicines were in the cottage.

Of course, they are not selling fake drugs. They just produce the same after researching the main ingredients of your drugs, regardless of the patent protection of the drugs.

For example, Powerful Little Brother, this is the most profitable drug of Bing City Pharmaceutical Group, not one of them. It sells better health and nutrition drugs than Bing City Pharmaceuticals, although it is actually a prescription drug.Prescription drugs can be bought without a prescription, because the sellers know what they are for.

Women are willing to spend money for beauty, and men are willing to spend this money for their self-confidence.

This is not only in China, but also in the world. Even this medicine has a high sales volume in Africa.

Of course, it sells better in Europe and America. Well, Japan has the highest sales among Asian countries.

Because this is a prescription drug, there will be a certain dosage standard. After considering the market acceptance, Bing City Pharmaceutical Group launched two tablets, one is 50mg, the other is 100mg.

In fact, most hospitals sell 100mg, because in fact, 50mg can not achieve the purpose of treatment. Of course, many people's practical use is not a cure at all, but a boost in self-confidence.

So slowly, there are fewer and fewer 50mg launches, and it is more profitable to sell 100mg. Especially for people who have taken this medicine for the first time, 100mg is their mainstream choice. They are afraid that the small dose will not work.

But many people who have used 50mg know that this is enough for normal people. If you buy 100mg, they also split it and take it twice.But at this moment, a domestic pharmaceutical company disclosed the main ingredients of Powerful Little Brother, and then said that they have also developed a new generation of products that can lastingly improve their functions.

They said that the main ingredients are the same, but they also contain some different special ingredients. It is a new generation product. Even those who use Powerful Little Brother are not very effective with this.

Even the name of the medicine is imitated, called Powerful Little Brother Second Generation.

This drug dare not be advertised on TV. Of course, they know that this product is actually stolen~ the patent of Bing City Pharmaceutical Group.

So they basically let the pharmacy promote it. When you want to buy Powerful Little Brother, the clerk directly recommends the product to you and says that the effect is better.

The clerk had a commission for selling this, and of course they would be more willing to sell this. As a result, Powerful Little Brother’s domestic sales fell by more than 30%.

In fact, are there any products similar to Powerful Little Brother? In Europe, there are liking power, etc., which are similar in composition to Powerful Little Brother, but it is a sustained-release agent with longer effect.

The effect lasts longer. For many ordinary people, if you take it, you can't find yourself happy. This is a narrower application range than Powerful Little Brother. Don't eat it if you are not sick.Many people who are not sick also eat this and do not choose Powerful Little Brother. Because of their special occupation, there is not much to describe here.

You have researched out different ways of applying the same ingredient product. Of course this is fine. However, the domestic Company’s basic formula is completely copied from Powerful Little Brother. This is what Bing City Pharmaceutical Group has done for research and comparison.

I also asked the clerk to target Powerful Little Brother in the pharmacy, which seriously affected the sales of Powerful Little Brother. The most serious thing is that someone ate this fake Powerful Little Brother last month and suffered a heart attack.

People with heart disease can't eat this ingredient, and there is no explanation about it. Such a Company must be given some serious warnings.

Feng Yu arranges people, and it's time to kill the chicken to warn the monkey!

Chapter 1982: Someone Is Behind

Feng Yu told Bing City Pharmaceutical Group to make real-name reports on many drugs. Those were either fake drugs or infringed on the patent rights of Bing City Pharmaceutical Group.

The research and development of medicines is very costly. It may take a billion to develop a medicine, and it will take a long time before it can be marketed.

When promoting, it will cost a lot of money. Then, through the protection of the patent protection period, earn back profits.

The essence of pharmaceutical companies is also Company, which is to make money. I don’t deny that there will be some drugs that are meager, and even rely on state subsidies to make money, but they are some basic drugs that are in great demand.

These are hateful, but what is even more hateful is that the drugs produced by some pharmaceutical companies are not qualified at all, and they are not even officially approved for the production of such drugs.

Some medicines are clearly supposed to treat diseases, but if you take the medicines they produce, you will get sick.

They do not have advanced production equipment, the control of germs is not up to standard, and there are many chemical residues, which are harmful to the human body.

Just like the "leather shoes" of previous generation/life, many people want to kill those cheating guys.Feng Yu believes that this is simply the lack of censorship in various places, and many people do not act. Although it is said that the inspection will be very labor-intensive, but this Feng Yu is absolutely unacceptable if it is not inspected and allowed to pass the test.

Starting from this day, China's pharmaceutical industry once again ushered in a round of strict crackdown. Many pharmacies involved were also directly blocked, some pharmacies were deceived, but some were deliberate violations at all!

bustling with activity, to benefit from each other.

You can't make money without conscience!

This time, Feng Yu closed many small pharmaceutical factories. A small pharmaceutical factory with an apparently small scale, without much research and development capabilities and advanced production equipment, actually made more than many large pharmaceutical factories. There is no problem. Who believes?

Everyone buys medicine for treatment or health care, but it turns out to be sick or even to death. How sad is this?

This time, the top also paid great attention to this. From top to bottom, they began to take this situation seriously, and even cancelled many of the Company’s officially approved production.

Although there are some local dissatisfaction with this, such as affecting taxation, no one dares to say that it should not be so strict at this time.

On the cusp of the storm, whoever takes the initiative will be finished.

What's more, they heard that Feng Yu did it this time, but no one has the confidence to wrestle with Feng Yu.However, some news appeared on the internet/network, saying that Feng Yu was suppressing their small pharmaceutical factory, that Feng Yu was guilty and suppressed his peers, and also produced a lot of "evidence".

He even said that Feng Yu has always been like this. His fortune is relying on suppressing his peers, and so is the company's growth. Take a look at how many electronics manufacturers in China used to be, and how many are still left?

How many internet/network corporations were there in the country at the time, and how many are left now? There were so many pharmaceutical companies in the country, how many are left now?

Motorcycles, electric cars, food, beverages... There were so many companies and brands in China, but how many are left now? The leaders of these industries are Feng Yu's Company. Is there any problem?

Not many people are willing to read a lot of real news, but there are many people who believe in fake news. Especially when this news was aimed at Feng Yu, it also seemed to have some truth, and many people believed that Feng Yu was such a capitalist and a bad person.

Some people know that this is fake news, but they are still willing to watch it, or even recommend it to friends, as a pleasure. His distinguishing ability is relatively strong, but it is passed to the eyes of some people with poor distinguishing ability, and these are regarded as true.Feng Yu directly told the information security team of Taihua Holdings this time to find out the IP addresses that made the rumors, and then call the police to see who pushed the wave and add to the billows behind!

Feng Yu admits that many of his industries have become the number one in the industry, but he is not the number one in the domestic industry, but the number one in the industry all over the world!

Even in many industries, the domestic market is not the most important market, and the sales situation abroad is better.

Moreover, Feng Yu did not use some monopolistic method/trick to exclude his peers, otherwise, where would there be room for so many peers? At the beginning, there were many peers, this is true, because this is also created by the times.

At that time, let alone provinces, there were various companies in many counties. For example, every county basically had machinery factories, cotton spinning factories, canneries, and timber factories, all of which were state-owned.

At that time, self-sufficiency was required, which was determined by policy. Later, it proved to be wrong. The scale was too small to be competitive.

When the market economy prevailed, those small factories closed down one by one, and many workers were transferred or even laid-off, and moved to all walks of life.

Later, on Feng Yu's suggestion, he also referred to the foreign company model, and believed that the company's large scale would be more competitive in the international market.In addition, the place can no longer blindly launch some companies, and long-term planning must have this condition.

Others have fruit trees in several mountains. It is certainly no problem to build a cannery. The raw materials are guaranteed. If you don’t have these conditions, you have to build a cannery, and you have to buy fruits and everything, so the cost of reprocessing will naturally not be very low. How can you sell things with average taste? How to make money?

Many companies have become pornographic, but they have nothing to do with Feng Yu. Even without Feng Yu, they can't survive on their own. The factory has no competitive products, no long-term planning, and the management capabilities of the factory managers are insufficient or very backward. Why can they survive and even want to grow?

Feng Yu's Company is a leader in the industry, leading many Company's development directions, and has developed many popular products that are popular all over the world. Such a company develops better, shouldn't it?

Is it the same as before, the domestic market is flooded with various imported products. The first reaction in many people’s minds is that imported products are better. If you want to buy Japanese, American or European ones, they think that domestically produced things are just for the poor. It works, is this correct?Is it the same as previous generation/life, many local factories have been acquired by foreign companies, and there are even many people who take pride in working in foreign companies, even if their income has not increased, is this right?

However, this matter quickly fermented on the internet/network, and it also gave Feng Yu some no time to deal with it. Obviously, someone was pushing it behind and was targeting Feng Yu.

Feng Yu didn't understand why someone would come to target him. Is it just because everyone is a colleague, that person’s Company was crushed by Feng Yu?

It seems that there have been many news about Feng Yu recently, which are biased towards the negative and have some guiding characteristics.

This matter must be investigated carefully, the person behind the scenes, he must find out!

Chapter 1983: No One Can Be Found

"Internet cafe? You said that IP is in an Internet cafe? Does the Internet cafe have no cameras?" Feng Yu asked, frowning.

Although the current cameras are not as popular as before Feng Yu’s rebirth, the country is promoting the installation of cameras in public places, which is still semi-mandatory. Generally, the installation of cameras in such commercial public places is also handed over to the Government or public security Subordinate Corporation will do it.

It is said that Internet cafes, hotels, and shopping malls are the first to be implemented, and then other commercial establishments such as restaurants. And this kind of public monitoring system is also launched by Lenovo Kingsoft. It sells well. It shouldn't be installed in Internet cafes. In such a place, if someone makes trouble, damaged things are not cheap.

Besides, the police station ~ don't want to generate income? Internet cafe Boss, dare not to give face?

"Yes, but it happened to be doing system maintenance that day and it stopped for an hour."

"What about the ID card information, isn't it that the Internet cafe has started to log in with the Second Generation ID card?" Feng Yu asked again.

The magnetic card system they made at the Internet cafe sold very well. Now the Second Generation ID card login consumer system developed in cooperation with Government should be fully implemented. Is it because the Internet cafe has not replaced the system?"This Internet cafe happens to have not replaced the system yet. Because the replacement takes time, they are scheduled for next month, so they are still using the original membership card to go online. The membership card registration information is for a college student, and that college student's membership card It has been lost for half a month."

"So you want to tell me, I can't find anything now? The camera didn't capture it, the cashier couldn't remember, and the login was using someone else's membership card. Our IP address query method is useless, isn't it?" Feng Yu is a little angry. Someone is doing things behind his back. He doesn't even know who it is now!

"Boss, there is another way, and that is to investigate one by one. From the monitoring of the intersection near the Internet cafe, we screen out some that are definitely not, and then carefully investigate the suspect."

"How long does this method take?" This method is definitely extremely inefficient, but it can be considered a method.

"Half a month, it may not be found." The vice president of Wind & Rain security lowered his head and replied.

"Well, let's do this first. Also ask some police officers, they are more experienced in this kind of case. There is also a reward for someone who can provide accurate information and give a million bonus."

"Notify the internet/network security department of each sub-Corporation, and focus on investigating news and posts on the internet/network, if there is a guiding tendency, please check it out carefully for me! "Whoever is so dark will not be in a good mood, let alone this is still in China, Feng Yu's base camp.

Chapter 1984: Headless And Unhappy

Domestic news reported again that the electronics and electrical appliances industries are currently being scrutinized. Fight against counterfeiting and inferiority, but also against infringement of intellectual property rights. It also cracked down on some small companies in environmental protection, tax evasion and other aspects.

Everyone quickly discovered how similar this was to what the domestic pharmaceutical industry had just experienced. Could it be that Feng Yu is leading this again, because Feng Yu happens to be the domestic leader in the electronics industry.

In fact, it doesn't stop there. Originally, many electronic and electrical companies in China, especially those with national brand names, have obtained patent authorization from Wind & Rain Electronics, etc., and the prices are very cheap.

At that time Feng Yu also needed their products to flood the market to ensure that the domestic market would not be occupied by foreign products. Feng Yu could also have the energy to lead Wind & Rain Electronics and others into foreign markets.

At the same time, because more and more people are engaged in these industries, the domestic industry is more and more prosperous.

For example, TV sets, set-top boxes, computer monitors, etc., this China has achieved the world's first, faster than Feng Yu imagined, and Wind & Rain Appliances, etc. have not been too hard.

But it is also because there are too many companies entering this industry, which has caused unevenness of good and bad. In particular, some unscrupulous people make fake and shoddy products, harm the interests of other brand manufacturers, and damage the market.Others’ brands are built through hard work, and you get some fake and shoddy ones, and you ruin the reputation of other people’s brands. What can you do?

At the same time, this is also very harmful to the industry. Originally, China could make tens of billions of profits in this industry every year. As a result, it caused some people to do this, and the profits dropped sharply. Isn't this cheating?

These company attacks are very simple, but some companies with national brand names are a little troublesome. They may not produce fake or inferior products, they also have their own brands, and they have been on the rise these years.

They will not disregard environmental protection, and will not evade taxes, and even they may have an advantage over foreign companies in tax reduction and exemption, which is supported by the state.

But they unite and fight against Feng Yu's brand, which is a bit problematic. If you have good skills and are better than mine, then I have nothing to say.

But you passed my low-cost patent authorization, and then used low labor costs to grab the market with me, and even dared to spend money on targeted promotions, which made Feng Yu very dissatisfied.

I let you, you can’t win an inch, want a foot!

It happened that some of the patents had expired, and Feng Yu went on to notify them. Those patent license fees can no longer be specialized for them. They must be paid at the same price as the company purchased from abroad and will no longer be taken care of.Moreover, the domestic sales channels have to be reorganized again. Because the Lenovo Group has the most mature and intensive sales internet/network, in fact, if it wants to sell other electronic products, it should be the most competitive.

But for a long time, the Lenovo Group did not want to be an agent, but gave these companies to the state-owned company, but after the other party developed faster and faster, the mentality has also changed seriously, thinking that it can suppress the Lenovo Group.

Now the Lenovo Group has let those companies understand that if I really work hard, you will not be able to accomplish the tasks in the contract, not to mention the generous agency fees, and it will be great to guarantee that you will not lose money.

Some products do compete with the Lenovo Group, but the Lenovo Group also has ways to represent them. If you hold it in your own hands, you can also directly choke to death, or you can control its development speed in China.

Of course, you can also exchange the market, you guarantee how many goods I can sell in your market, and I guarantee how many goods your products can sell in the China market.

The Lenovo Group is confident that as long as a market is opened up in this way, there will be no other agents in the future, and more agents will take the initiative to come to the door.

In the domestic market, they can still push out those foreign brands without any pressure.Each county has at least one Lenovo Group store, and there are so many urban electronic city store counters. The internet/network stores are self-operated and agency. No electronic brand can compete with Lenovo Group in China. Wind & Rain Electronics and Aihua Electronics are not good.

Lenovo Group, Wind & Rain Electronics, Wind & Rain Appliances, Aihua Electronics, Aihua Electrical Appliances, Changhong Electrical Appliances, etc. joined forces to make other manufacturers dumbfounded.

Especially those state-owned brands have contacted Liu Chuanzhi. What's wrong? Haven't everyone been good before?

Liu Chuanzhi sneered inwardly, good before? We take a step back, and you take one step further, which is good for you, but what about us?

Talking about human relations and relationships, everyone is doing business, not playing family!

Even if it is about favors, it should be you who accept my favor, and then give me a favor, right?

What did you do when Lenovo Kingsoft competed with Microsoft in the market? It’s okay for you to launch PCs with pre-installed Microsoft systems. We don’t stop this, and we didn’t say that we must achieve a monopoly in the domestic market.

But what do you think of Lenovo Kingsoft for targeted sales promotion? Don’t forget, many of your computers use our technology, and even many of them are subcontract(or)/OEM suppliers from our factories.Now that we don’t talk about human relations, let’s follow the rules of the mall. Are you unhappy?

There are even some people who go straight to the upper level and want to tackle problems from top to bottom, saying that Lenovo Group, Wind & Rain Electronics, etc. destroy unity.

Liu Chuanzhi ignored this at all. Are these people's brains pitted?

We are peers, competitors, not partners. That's right, we sold you some motherboards, patents and so on. We made some money, but did we make more?

Now that we don’t earn your money, and the contract expires, you still don’t do it? If you really have the ability, there are so many companies that can do subcontract(or)/OEM supplier for you, and give you patent authorization, do you find other companies to cooperate?

It is Feng Chairman who is right. Some people just don't know how to develop the company sustainably. They just think about the immediate benefits.

The Lenovo Group is a first-class company, and those who participate in the formulation of industry standards are all third-class companies, and there is even a trend toward fourth-class companies.You don't want to improve your technology, how to make progress, just think about how to let us give you more cheap, what is this not brain damage? At the beginning, the Liu Chuanzhi layer told those companies at the industry conference that you should pay attention to the development of technology. As a result, these people just didn't listen and didn't do it, as if Liu Chuanzhi was harming them.

If a company like you grows stronger, it may be destroyed by the impact of foreign products at any time. It is better to let us occupy this market. We can pay more taxes to the country and we can create higher profits.

Now I also let you know that you can only be unhappy if you make a foolish choice!

Chapter 1985: There Are Still Smart People

The Lenovo Group and others suddenly began to exert efforts in the domestic market. Not only foreign electronics and electrical appliances manufacturers were severely affected, but even some companies in China had a significant decline in share.

But they have no good way at all. In terms of brand, technology and financial strength, other domestic manufacturers are not rivals. And foreign manufacturers are even more sad. Their brands are not loud enough in the Chinese market, and they do not have sufficient sales channels. They can only watch the market be further compressed.

In fact, many foreign manufacturers are not that their technology is not good enough, and even many of them have more patented technologies than the Lenovo Group, but their development direction has deviated.

For example, tablet computers, such as smartphones, are trends led by Lenovo Group, Wind & Rain Electronics, etc. They are struggling to catch up with them, and they have to find ways to circumvent the patent blockade. Naturally, it will be slower to catch up.

What's more, the technologies of Lenovo Group and Wind & Rain Electronics have been improving, and even greater investment in these areas. The profit is high, the amount of investment in the same proportion is more, plus more specialized technical research and development personnel, so that they have always maintained the lead.Someone once said that most of the world's advanced technologies can be developed by many companies that have the strength. But some are because of luck, the research and development has been slower, and others have succeeded first and registered the patent. Some were wrong in their judgment on the market at that time and went in another direction.

There are many reasons, but the first to master this technology and promote it will always make the most profit. Fortunately, Lenovo Group, Wind & Rain Electronics, etc. have Feng Yu giving them control of the general direction, telling them which research should be the focus, and planning the application direction.

As for these domestic manufacturers, they are not the cause of luck, they simply chose the wrong direction. It can even be said that they have no direction.

Blindly seeking to reduce production costs, reduce publicity and promotion costs, and seize the market at low prices is the most stupid way.

Similarly, when selling a tablet computer, the Lenovo Group has 50% net profit(s), but those domestic manufacturers cannot reach 10%. They are stunned that they will make a new product with a traditional PC. The same low profit.

Why is technology the primary productive force? Because the company with high technology content can make the most profit. Obviously it is a high-tech electronic product, and those domestic manufacturers use cheap labor as a method/trick of competition. Feng Yu can be regarded as convinced by those managers.The company that also competes with Feng Yu in the industry has smarter people, such as those in the car industry.

The car industry, like the electronics industry, is supported by the state as a pillar industry, and even more funds are planned and invested for this.

Of course, the leadership of these car companies is indeed smarter than the leadership of these electronic companies. They are well aware of the gap between Chinese car companies and foreign countries, and they know that it is because of the existence of Song River cars that they have taken the initiative in joint ventures. right.

At the beginning, many joint ventures asked for half of the shares, but no one had more than one-third of the shares, and instead paid more money and technology.

After the opening of joint ventures at that time, dozens of foreign car companies came to China and wanted to establish joint ventures with Chinese car companies. Now there is less than half of the remaining.

Some were repurchased by Chinese automakers, while others were merged by other foreign automakers. In recent years, other international car companies have also undergone considerable changes.

But any car company can see that China is the fastest growing market for car demand in the world.

The rapid economic growth of China and the surge in people's income have naturally increased the demand for products that can improve the quality of life.In particular, China has a large population and high population density. A large number of rural people have migrated to cities, and Chinese people especially like to buy large items.

Buying a house, buying a car, and buying gold jewellery are the three main consumption directions for Chinese people when they have money.

Clothing, food, housing and transport, gold jewelry is considered clothing decoration, car is considered good, house is naturally living, and eating in China has a long-standing culture, which has never stopped, from the rise in the price of Chinese liquor in these years figure it out.

Most of the other auto companies in China are state-owned holdings. At the beginning, these auto companies didn't think about competing with Song River car, but later discovered that they couldn't compete.

When their domestic production and sales exceeded 100,000 units, Song River cars had exceeded 500,000 units. Most of the small cars that great streets and small alleys saw were Song River cars. When their production and sales doubled, Song River cars were already exported abroad.

When they started exporting abroad, Song River car had already established a joint venture factory in Russia, and the technology output was also higher than them.

Later, those car companies also learned well. After waking up from the point above, their own brands were also very good, and they slowly got rid of the shackles of these joint ventures.The price has been lowered, and the appearance has been differentiated. Thinking about what consumers need more, and making targeted product designs, their sales and profits have really increased.

At this time, Song River car has begun to focus on foreign markets. The acquired car brand, the acquisition of foreign R&D centers and sales channels, etc., have even become Boss in some markets.

For example, in the Australian market, Holden has made some targeted adjustments after taking it. In addition, the sales of Elves and Eastern Divine Deer have opened up. It is expected to expand its market share in Australia this year.

Nowadays, several major car companies in China have their own development directions, such as Shanghai car, Guangzhou car, capital car, Xianyang car, Changchun FAW and so on.

Among them, Changchun FAW was the first company to seek change, and it was also the success of change. Even in some respects, Changchun FAW is better than Bing City Machinery Manufacturing Group. For example, they are developing and manufacturing spare parts.

Changchun FAW found that it was too close to the Bing City Machinery Manufacturing Group, and their development was severely restricted. So they adjusted the direction of development. In addition to wanting to revitalize the oldest Hongqi brand, they invested the most in the R&D and manufacturing of spare parts, and indeed achieved world-class results.In some respects, not only is it ahead of Song River car, it is also accurate to perfection compared to Japan and Europe and the United States. The current goal is to achieve an international lead in this regard.

Although the profit of spare parts is slightly lower, they are the largest in China. Other car companies have to purchase spare parts from them. The overall profit is even higher than that of Shanghai car.

Therefore, Feng Yu said that the company has determined its positioning, worked hard on technology research and development, and considered clearly what the target consumer group is, so that it can have a good development.

China has never lacked smart people, otherwise the country will not get better and better and develop faster and faster.

After Feng Yu made some measures for these industries, Zhang Ruiqiang called again and asked Feng Yu to come over and talk to him about something.

Feng Yu sighed, is this a begging attitude? But he is still willing to go!

Chapter 1986: Ask Feng Yu

When he arrived at the Zhang Ruiqiang office/bureau, Feng Yu collapsed on the sofa. He sat up slightly when the secretary brought tea.

"Old Zhang, your guard can't do it. When I came in, he still stared at me. How could I still steal things from you?"

Feng Yu looked upset. I was the richest man in the world. I was stared at like a thief. Is there anything worth stealing here?

Feng Yu doesn't plan to do more industries. Now these industries are enough. Anyway, there is investment in Corporation, if other industries are good, its investment Corporation will also invest. He doesn't have so much energy to manage too many things.

So even if it is very important information, Feng Yu has no interest. Relying on national policies to make money is what kind of ability.

As soon as Zhang Ruiqiang sat down, he heard Feng Yu's complaint. He gave Feng Yu a blank glance: "That young man is your fellow, staring at you because he was funded by the Taihua Education Fund. He and you belong to the same farm! "

Huh? A farm, that's really a fellow.

"Hey, it turns out that's the case. I said why the more I look at it, the more pleasing to the eye. Old Zhang, discuss something, don't let him be a guard for you, how tired, let him come to Wind & Rain to work safely, I Make sure that the salary is twice as much here, no, three times! " Feng Yu leaned over and said."If you can dig him away, just do whatever you want. He is willing to follow you, I will definitely not stop." Zhang Ruiqiang looked disdainful. You think that government education is a joke. You can't dig away even if you give five times the salary!

Feng Yu smacked his lips, with some regrets, and mumbled that it would be a pity that talents were put here.

Zhang Ruiqiang's eyes keep beating, what a pity to let me here? Do you know how much it cost to train this guard? What you mean, shouldn't I have a guard?

Your kid is going out now, huging from behind, bigger than anyone else. Don't think I don't know what the foreign media said about you, you are the person with the highest security level in the world.

Some people even say that if you allow it, you plan to have an army by your side!

"I still think that Wu Zhigang is not bad. If you want him to work in the political research office, why don't you cut love?" Zhang Ruiqiang asked rhetorically.

Feng Yu also raised his eyebrows at this time, looking triumphantly: "Yes, Wu Zhigang is the vice president of Taihua Holding Group, my successor to the future president, and currently owns about 5% of the midnight shares in Taihua Holding Group. Calculating the potential for value increase and his possible income expectations in the future, you can dig him away with $10 billion."

嘁~~How many people want to dig Wu Zhigang? You can only afford it. What level of treatment can a staff member of the political research office give? Those big companies abroad pay tens of millions of dollars in annual salary, but Wu Zhigang is not tempted, because Wu Zhigang simply doesn't like the money.

If you really want to impress Wu Zhigang, you have to give shares, the ones with voting rights, and there are a lot of them. Even so, Wu Zhigang would not agree, because this person is very loyal and has a grateful heart for Feng Yu.

Without Feng Yu, even if he is not a jerk now, he would not be too good.

Even if Wu Zhigang wants to be in politics, it is a shorter way to become the president of Taihua Holdings and then to become the representative of the People's Congress or the CPPCC.

Zhang Ruiqiang have a surprise, what is it? It costs so much money to dig a Wu Zhigang! Are you kidding me?

"Really, Lao Zhang, who do you think of my Corporation? Just dig whatever you want. I will never stop. Look at our consciousness. Really, you can consider Wu Zhigang. Maybe you speak, he is willing to give up half Income."

Zhang Ruiqiang is a black line. It takes 10 billion for an executive to dig it out, and it takes five One billion to remove half of it. It's still US dollars. Why don't you grab it? What is my salary for a year?

Zhang Ruiqiang didn't like the fancy digging, and Zhang Ruiqiang didn't like the management of the middle and lower levels, and he could only put this idea out."I don't have time to be poor with you. I am calling you this time to discuss something important with you."

"Come less." Feng Yu dodged a bit back, pulling a distance, "When are you not important?"

Zhang Ruiqiang took a deep breath, and after knowing Feng Yu for so long, he feels more and more touching him!

You said you are the world's richest man, can you be more stable? However, he also understands that everyone has two or even multiple faces. Feng Yu's presence in front of him just shows that Feng Yu does not treat him as an outsider.

This kid, it's good to hide in front of others.

"Well, this time things are more important. From the perspective of our country's GDP income in the first half of the year, it has surpassed Japan this year and became the second in the world without any surprises."

"But second is not enough. We want to be number one. Do you think when we can become number one in the world as we develop now? Do you have any good opinions or a quicker way?"

Feng Yu wiped the sweat on his forehead: "Leadership, do you look at me too high? I'm just a small businessman. Don't look at me like that. I'm in business. Okay, no. It's a small business."
"Do you think it is appropriate to ask me about such a major issue of national development? I can't say that I don't understand government at all, but compared with you, it is still much worse."

"If you say that you can give some suggestions on economic construction, I might be able to do it, but if you want to give me advice, it will be difficult. You have a political ~ research office, a development and reform ~ committee, and so many functional departments. There are still so many national treasure-level economic experts, is it inappropriate to come and ask me?"

"I know, you think I am very good at doing business, but if you think about it carefully, I just have a better vision than others. I have invested in some industries that will definitely make money. You let me be a persimmon, I can't do it. Come, let alone study the major events of national development."

"The development of the country is quite good now. On the one hand, the military continues to strengthen, on the one hand, the quality of the people is improved, and on the other hand, it also attaches importance to economic development, but it is not only an economic hero.

"If I give some suggestions, it will be similar to what you think. We can learn from the barbarians to control barbarians. We learn from foreign advanced ones, and then delve into it, and then surpass it. But my personal opinion, on the one hand It is to see what we are stronger in the world, not the kind of products that rely on cheap labor to earn low value-added, but to strengthen our high-value-added products."
"In addition, we must make reasonable use of our advantages, even if some are suspected of being monopolized, it does not matter. At present, no country dares to talk to us about playing economic sanctions. That can only harm each other. At most, it is anti-dumping or anti-monopoly penalties. The market has been robbed, and the fine is worth it. And don’t forget me, Russia, an important ally, and the existence of Hong Kong, a special area. We may even cause them more harm.

"On the other hand, we have to look at what products we are importing now, and then support alternative products in the country to stimulate domestic demand. The people are actually asking for a simple, healthy and prosperous life. All these have been achieved, and many things are actually solved very well."

Zhang Ruiqiang interrupted Feng Yu's words: "You are thinking too simple."

Chapter 1987: A Lot Harder

Feng Yu also knows that some questions he may think are simple, but he is still very upset when Zhang Ruiqiang interrupts the refutation directly.

He leaned back, looking at what you said.

"You know that some time ago, the country conducted a survey to investigate people's satisfaction with the country, but the results were not very good."

Feng Yu looks like he is waiting for you to continue talking, and doesn't make a difference at all. He can actually expect that in any country, there is no government that satisfies the whole people, such as Japan, the Prime Minister who has changed frequently in recent years.

But looking at Lao Zhang's appearance, it seems that satisfaction is much lower than they thought. Feng Yu didn't ask how low it was, so he stopped stimulating him.

"Let's just say that I have been working for the past few years. The country has developed from a medium-sized Asian country to the number one in Asia. From dozens of places in the world to number two in the world, is the speed of development not fast enough?

"But even if this is the case, there are still many people who are dissatisfied, thinking that their income is not high enough, they get too little, and they say how good the national welfare treatment is and how bad our national welfare treatment is. But why don't they think about it. , How much contribution did they make, why do they get high income? Why do they want such good benefits?"
"If the country really can't spend too much money, it will naturally increase welfare benefits for the people without them saying it. You said that the country has provided benefits for the people over the years. Social security is implemented for all people, and public facilities are continuously invested. Education, transportation, etc. are related to people's livelihood. Does the state invest little money?"

"But there are some people who are still advocating that foreign countries are better. The national conditions of each country are different. We have only developed for many years. This speed is fast in the world. Many countries are looking at it, and they are not satisfied. ."

Feng Yu suddenly laughed, which made Zhang Ruiqiang very unhappy. I said such a serious topic, what are you laughing at?

"Lao Zhang, in fact, this incident may not be exactly what you imagined, but is derived from a kind of pride in our Chinese people's bones."

Zhang Ruiqiang said hello from pride?

"Think about it, the education we have received since we were young, China is the center of the world, our history is the longest, and our culture is colorful. Even though we have had some hardships, we all survived in peace and developed better in the end. "

"It's the same in our country now. Many of you don't think that the country is developing slower than other countries, but slower than they expected."
"To give a simple example, everyone hopes that when foreign affairs disputes occur internationally, we can be tougher and not be bullied by foreign countries. We are not going to bully others, but we absolutely cannot be bullied."

"And now, we actually have a lot of tough performances in foreign exchanges, but the country has not reported it. On the contrary, we may have suffered a loss, and it has been exposed by the media, most of which are on the internet/network. Even a lot of it is distorted."

"In that case, why don't you tell the state media directly about some things, and let the people know, but let the rumors fly?"

"Tell the people that our country is already strong, and we are currently very tough internationally. A lot of our money is spent on strengthening national security, and our right to speak is growing rapidly. In this way, the people will have a greater sense of belonging to our country. High, there will be no feeling of being bullied but not able to fight back."

"Many times, the people in our country have very high requirements for the country. They want China to be strong, and not to exceed other countries a little bit, but to be a lot higher. It's like in the Tang Dynasty, When all nations come to the dynasty, we feel that we are the celestial kingdom, which makes them feel like they have become human masters."
"And the country, but failed to meet their expectations, they will inevitably have some disappointment. Those foreign so-called welfare benefits are good, you can ask them who are eligible to immigrate. The immigrants don't accept it at all. And many people actually regret it after immigrating, but they can't come back."

Immigration from abroad is also very serious. First of all, your income must be higher than the average level of your country. You must also have a clean background, understand the language of the other country and basic life knowledge, and have a guarantee, which is more than everyone thinks. It’s much harder.

Even most people find it difficult to obtain a right of abode.

And how many people in the world want to immigrate to China, but China does not want it at all. It is said that since the founding of the People's Republic of China, the number of immigrants China has received has not reached even a thousand.

Including South Korea, Japan, Russia, and the Middle East countries that many people think are very good, how many people want to immigrate to China, but China does not accept it at all. There are enough people in our country and we don't need a foreign population to join unless you can really make a significant contribution to our country.

In many countries with very good welfare treatment in the eyes of everyone, such as the Middle East or the developed countries in Western Europe, many people leave their nationality every year, because many problems in those countries are also unacceptable. They just don’t. Just report it.And most of these keyboard guys on the internet/network actually don’t want to emigrate. You don’t have much ability, and you still want to enjoy our benefits? No country opened a shantang.

Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu suspiciously: "You mean to report all the dark aspects of foreign countries?" Someone said that, but was finally rejected.

Feng Yu shook his head: "No, not just to report on the dark side of those countries, but also to report on the good places in their countries, so that the people will feel objective and fair."

"Just like why employees of my Corporation rarely change jobs. Even in the early stages of the development of many sub-Corporations, not many people will switch jobs to large corporations, because they know what they want and what they might get in the future. What will be lost later."

"Many countries in Europe are about to go bankrupt now. They owe a lot of money internationally. Many countries are their creditors. Certain countries like that can stand up?"

"And you said that the country is developing rapidly. I certainly agree with this point. It can be said that in the past two decades, no country has developed faster than ours."
"But some people are not used to it. For example, everyone had a job at the beginning, but now they have to find a job by themselves. Even college students may not find a satisfactory job. For example, there were basically houses to live in, but now Many people are in the city and cannot afford to buy a house."

"There are still many people who bought cars, and many others can only crowd on buses and subways. Many people are richly bedecked with famous brands, and many people can only wear cheap clothes. These are the most dissatisfied people. ."

do not worry about scarcity, but rather about uneven distribution (idiom, from Analects), this is human nature.

Zhang Ruiqiang explained: "Now everyone can have a job, but many people are unwilling to do some work. At the beginning, it was based on distribution and no one had the right to pick it. Besides, many college students now know what they want, and they want a high salary after graduation. At that time, we had to work with the workers after graduating from university. Now they say they don’t have a house to live in. At first, they all lived in the same house for three generations. Later, they lived separately."

At that time, college students were still official/manager. They didn't want to study with the workers first, and even called some old workers' masters. What do you want, what should you give first? If you refuse to eat even a bit of bitterness, why do you want such a good living condition?"Moreover, many of them have migrated from the countryside to the cities. They don’t want to go back to the countryside. They want big houses in the cities. This is a contradiction in itself. The state has also begun to provide low-rent housing and public rental housing, and the number is increasing. Didn’t the country do anything? Even if you assign them a house, they still have to choose the location, the size, and the orientation. These temporary countries are really unable to fully satisfy them.”

"Also, when you say wear and travel, you basically mean the gap between rich and poor. Are these countries trying to narrow it? If some people were not allowed to get rich first, what would the country look like?"

When the policy came out, many people didn't dare or even believed it. As a result, many opportunities were missed. Could this be the whole country?

Chapter 1988: Some Should Be Severed

Many things have two sides. You may get another answer from another angle, but if this matter involves itself, then the answer is the only one.

Those who want to buy a house will say that the country’s housing policy is not good, those who need a job will say that the employment environment is not good, and even if they can’t find a girlfriend, some people will complain. Why are traditional arranged marriages lost?

Feng Yu can understand the difficulties of the upper echelons, but it does not mean that he accepts these situations. Because this is the government's job, if you fail to do it well, you will be unqualified.

If you don’t do it I’m most satisfied, but of course you’re satisfied, but you can’t let me see that your work is easier than me, and you earn more than me. In particular, you are still a more powerful government employee/civil than many people. servant!

People can never be satisfied, even if Feng Yu is the richest man in the world, doesn't he want to trample those big consortia under his feet?

"Lao Zhang, I understand all the difficulties you mentioned, but what about me? This is what you should do. You should find ways to meet the demands of the people. Some absolutely unreasonable demands will not be raised by the people, but Some reasonable requests, should you improve this?"
"Of course we are also improving. Many people think that our annual people-to-congress or something is just a cutscene. They don’t know that many policies of the country are discussed and passed at this meeting. If you don’t come to the meeting, if you do , You know that many things are really not easy." After speaking, Zhang Ruiqiang stared at Feng Yu firmly.

Feng Yu thought for a while: "I know what you said, but I am not a representative of someone! Don't say I can represent many people, how many employees my company has. How many families do you think are the same as mine? Yes? The representative should be selected from the majority of people. I am not suitable."

Zhang Ruiqiang really couldn't refute Feng Yu's statement. With Feng Yu's status as the richest man in the world, no one can say that he is the same group as Feng Yu, let alone Feng Yu, the richest man, is still far ahead in terms of assets.

As for the CPPCC, let alone think about it. Feng Yu has repeatedly stated that he does not want to participate in the government, and it is useless to persuade anyone. But when the country needs him, he will never watch with folded arms.

Some people think that Feng Yu is also good for the country. Now there are comments on the Internet saying that Feng Yu should be the leader of the country. If Feng Yu is raised to a high position, maybe something will happen.If Feng Yu is good at it, then it is not impossible to let Feng Yu sit in a certain seat, but Feng Yu is not interested in this, and is not good at it at all. If he sits in that seat rashly, it will inevitably lead to trouble.

Although there are many foreigners who have become politicians from other industries, they like it and are willing to do this job, and they have the support of a huge team.

Feng Yu was unwilling at first, what else did he talk about?

"In fact, I have to say some opinions, and that is the improvement of the legal system. For example, some sentencing should be aggravated and cannot be softened."

"For example, people ~ traffickers, listen to the voice of the people, although it is said that the death penalty is not suitable, can the sentence be aggravated? It will be imprisoned for a few more years, and the fine will be higher, and the penalty must be more severe. Don’t even give a commutation."

"For example, a thief, why can't it be defined as a criminal for those who have been taught repeatedly? Do you know that many of them have stolen, and how many families have caused major changes?

"There are still many cases involving most people and most families. You should listen to the opinions of those people. And those who buy children, daughters-in-law, etc. should also be punished more severely, so that they dare not commit the crime again."

Except for aggravated crimes, most criminals will measure the benefits of breaking the law against the penalties they may suffer.This is why many thieves have not changed after repeated instruction, because catching them means detaining them for a period of time, and they will be released soon. Then they get used to being idle, and they will resume one's old trade, and some thieves will even take the police station as a police station. I went to my second home because I often come in.

There are also frauds. Many of them are not seriously sentenced, but they have caused great harm to the deceived. This kind of harm is much more serious than they were sent to the hospital.

"What you said has been mentioned, and it is still being improved. Many laws cannot be changed soon, especially considering all aspects, and studying foreign laws for comparison, so as not to make people feel that our laws Too alternative."

Feng Yu said in his heart that there are too many alternative laws. Many states in the United States, as well as many countries in Europe, have some strange laws. For example, if you sing out of sound, you will be fined. If you cut a cactus ball, you will face jail and so on.

However, there is no doubt that most laws in most countries in the world are similar.

"In fact, if you think about it, the national conditions of each country are different. Some of our laws are a bit stricter, and it doesn't seem to be a big deal. Even some laws can be tried out, and even netizens can vote. Do you think this is a trifle? I think it is. This will allow our laws to be more accepted by the people and be considered fair."If it is to choose whether a trafficker should be sentenced to death, it is estimated that most people will choose it, a small number of people choose not to, a small number of people choose to see the situation, and a small number of people abstain.

I think that from personal emotions, this is a subjective criminal motor, not because of a sudden conflict. Knowing that it may cause major harm to other people's family and life, then why shouldn't it be severely sentenced?

Recently, Feng Yu has divided his charity fund into a family search fund to help some parents who have lost their children find their relatives, and also help some children who want to find their parents to find their families.

A website, detailed information of the level, and then the website will intelligently search for matching. Through the current technology method/trick, determine the possibility that both of you are relatives, and finally use the method of paternity test to determine.

So far, only a few families have been helped to find the children, and many people are still searching hard.

Zhang Ruiqiang still didn't agree, but just said to go back and discuss it. Although he also agrees with Feng Yu's proposal emotionally, this kind of social problem still needs to be demonstrated in detail. Every law cannot be formulated solely on the basis of emotion.

For example, someone hacked a girl to death, but surrendered and was sentenced to life, but the girl's father thought it was not enough and tried to kill the prisoner.Emotionally we can understand what the father did, but did he commit a crime? Is it really fair for you to acquit this girl’s father? So how can someone's parents kill the girl's father again?

"Forget it, Feng Yu, let these matters be discussed by more professional people, but the opinions of the people will definitely be solicited, not to say that they will do it. Then you still don't want to take charge of the state-owned assets? Okay, It's up to you. Anyway, what happened to you outside? Remember that you are Chinese and have a country."

Chapter 1989: Oba Is Here

Feng Yu thought that today's chat should be over, and he planned to go back, but Zhang Ruiqiang told him another important thing.

"What are you talking about? Aubaniu is going to visit ~ Hua? He will come as soon as he comes. Why should I be with him? How old is he?"

Ma Dan, this Auba cow has two sexes. I have made appointments with Feng Yu several times, and Feng Yu is not free. This is the beginning of a roundabout curve. It's really capable of meeting him through Lao Zhang!

Zhang Ruiqiang looked at Feng Yu helplessly. He was also the President of the United States, the country's most powerful country in the previous generation/life world, and wanted to meet you. After making appointments with you many times, you avoided seeing him.

Now people pass me through me, what kind of attitude is yours, you don't give any face.

"Feng Yu, meet him and talk about economics and trade. Isn't it a good thing? Doesn't it promote your business?"

Zhang Ruiqiang originally thought that this incident would not do any harm to Feng Yu, and the meeting was in China. What should I worry about? How do you look at Feng Yu's attitude, it seems that he is very disgusted with Auba Niu?

"It may have some promotion effect on my business, but if he wants me to help save the US economy, you say I can't agree?"Zhang Ruiqiang hesitated and promised. Feng Yu will definitely have to pay a little bit, and then may get more benefits in the future, but in that way, Feng Yu's connection with the United States is too close.

If you don't agree, it will definitely have a great impact on the talks between China and the United States. I take the initiative to come to seek cooperation with you, you Chinese people don't give me a bit of face.

However, China is very happy to see the economic recession in the United States. They can help many countries in difficulties, but this definitely does not include the United States.

Zhang Ruiqiang, however, is very clear that from the subprime mortgage crisis in the United States to the financial crisis and then to the economic crisis, this has erupted so rapidly, Feng Yu also played a role in pushing the wave and add to the billows.

It's really strange to let a scammer go and save someone now.

Zhang Ruiqiang gritted his teeth: "Anyway, you can do whatever you want. Anyway, any decision you make will not harm the country's interests. The country will definitely support your decision! "

"Well, then, I'll meet him reluctantly. That Xiao Hei, it's really troublesome." Feng Yu looked reluctantly at Boss.Feng Yu thought about it carefully, and there are still many benefits to meeting Auba Niu. For example, you can talk to Obama about his sub-Corporation. A foreigner in the United States controls several companies ranked first in the world, even high-tech companies. This still makes the United States very vigilant.

In fact, Google did not need to go public at the beginning, Feng Yu can also raise enough funds for development, and now it can allocate more profits every year.

However, it was not going to be listed at the beginning. One is because Google's market share at the time was already ranked first in the United States, and even its absolute advantage overwhelmed Yahoo.

The big consortia in the United States have used the media to create public opinion, saying that this kind of company with a market monopoly must be listed and must be supervised by the people.

In fact, many companies in the United States are forced to go public. Many people don't like the listing of their own Company, public finances, or other people's power to share the company's profits.

And those big consortiums were all staring at Google at the time. If all of their consortia could not intervene at all, Feng Yu worried that they would use some extreme method/trick.

That's why I chose to list Google, and these large consortia bought some Google shares as they wished, but they basically have no voting rights.It is good to give them one or two external board member/director seats. They will never be allowed to intervene financially, and they will not be allowed to intervene in other business developments.

Feng Yu has already discussed with Sergey about how Google should develop specifically, and Sergey is unwilling to let those big consortia intervene in the management.

Later, Feng Yu wanted to delist Gold Stone, Nvidia, etc., but failed to succeed. In the end, he had to go back and buy back a large number of shares.

Of course, Feng Yu didn't lose money when these Corporations went public. He set a very high price for the listing and issue, much higher than those agreed by the underwriters.

He knows the potential of these Corporations, and those underwriters can naturally see that they want to take the opportunity to buy some stocks, but they want to take advantage of it. That is a dream!

This time I met with Auba Niu, just to talk about these company matters. Although Feng Yu never said that he is the controller of those companies, this is a fact everyone knows.

If Obama asks Feng Yu to help save the US economy, then Feng Yu will propose some other conditions. For example, letting go of restrictions on some companies in China, or industry restrictions.

The U.S. still has many advanced technologies, and it is imposing technical blockade on China, such as precision instruments and cutting-edge materials. These are the foundations of industry and the weakest place in China's industry.The previous generation/life did not say that China can't even make a ballpoint pen. The export of those sophisticated equipment to China is prohibited in Europe and America.

If some cutting-edge equipment can be introduced, then Feng Yu's help to the United States is nothing. Of course, after weighing the pros and cons, Feng Yu will make a decision.

If the U.S. gave a benefit of 100 yuan, Feng Yu would have to pay 1,000 yuan. He is not a U.S. native and he is not so selfless.

Feng Yu didn't ask him to pay 100 yuan to get a 1,000 yuan benefit. It is best to exchange it at the same price. Even if it is urgently needed by the country, he can suffer a little bit. Anyway, he can make money from the Americans anyway.

In the afternoon, Feng Yu returned to the Wind & Rain Building, held a video conference with Taihua Holdings executives, and then held a meeting with Wind & Rain Holding Company in the evening. Let’s take a look at Wind & Rain Holding Company’s any request.

Since Auba Niu has been delivered to the door, Feng Yu is embarrassed not to put forward some harsh conditions. It is now clear that the United States is coming to China to seek economic help, and it must also seek help from China’s economic representative Feng Yu.

At this time, Feng Yu would not be too polite.

He asked people to sort out the requirements of each sub-Corporation, and then summarized some of the same or similar ones, among which he deleted some obviously impossible conditions.I also drew key points on some conditions, some of which are of vital help to certain sub-Corporations. This time I took the opportunity to propose it, and Aubaniu must agree to it.

On that day, Feng Yu worked until more than ten o'clock in the evening. He hadn't worked so hard for a long time. He usually went to work for less than an hour a day, mainly checking emails and occasionally holding a video conference.

Even in the office/bureau of the Wind & Rain building, most of Feng Yu is doing fitness and games. Other people have such a high salary, why does Feng Yu work so hard?

The next day, Obama arrived in the capital.

Chapter 1990: Talk About Collapse At The Beginning?

"Meet at lunch time? He's a big bully! Tell him, I will give him half an hour in the afternoon. After half an hour, I have something else! "

Feng Yu is furious, is it because you want to meet with me, so you can fix the time? Only have time to talk to me? In this case, there is no need to talk about it!

Your time is precious, Lao Tzu's time is even more precious. Tens of millions of up and down every minute, I'm kidding you!

Oba Niu got a reply from Feng Yu. They wanted to get angry, but thinking about the rumors that Feng Yu had a very weird temper, and thinking about now that they were here for help, they could only adjust some other work hours.

Surprisingly, there is no objection to China, as if they have known it a long time ago. Ordinarily, when to do something and who to meet with, this is all arranged. Is China's leadership very idle? The time can be changed at will?

If Auba Niu gave up this meeting with Feng Yu, Feng Yu would not feel too pity. But Auba Niu will feel it is a pity, but he wanted to meet Feng Yu for a long time, it is rare that Feng Yu agreed this time.

In the afternoon, at the arranged place, Feng Yu and Auba Niu arrived on time. Feng Yu wouldn't come here early and wait silly, and of course he wouldn't be too rudely late.It's just that Auba Niu discovered that as soon as he met, Feng Yu's brows wrinkled before he spoke.

"Who are you guys? I don't know if I don't accept the interview?" Two reporters followed Auba Niu, which made Feng Yu very unhappy.

Aubaniu’s entourage immediately explained: “This is the reporter who records our work, Mr. President, Mr. Feng should understand.”

"Should understand? You mean let me accommodate you? Then forget it, I don't think there is any need for this meeting. Even if I don't understand my habits well in advance, I can't see any sincerity! "

Feng Yu is sure that the other party knew that he would not accept interviews, never let the camera take pictures, or let the reporter bring the camera. This was intentional.

It may not mean to provoke Feng Yu, but he wants to use Feng Yu to promote Auba Niu, saying that Auba Niu will meet the richest man in the world, and then let Auba Niu, who has been criticized since the beginning of his tenure, brush his reputation and popularity. It also proves He is working hard for the economic recovery of the United States.

Wipe, why do you guys help you gain reputation? Why must I understand you, you can't understand me? Isn’t your country the most willing to promote personal privacy?

Auba Niu immediately said: "Feng, we didn't think about it well. I will let them leave immediately. Can I bring translators and recorders?"This is a must. Auba Niu cannot talk to Feng Yu alone.

"There is no need for translation. You don't understand Chinese. I understand English. Just a recorder."

It is said that it is a recorder, but in fact it is also an aide, who can give Obama some tips and help. For example, this recorder is actually the Aubaniu team responsible for the economy.

Feng Yu picked up the tea cup in front of him and took a sip, oh, this tea tastes good, I don't know what kind of tea it is, and ask Lao Zhang to get some back to give him a taste.

Feng Yu sits here without speaking. Oba Niu can only speak first: "Feng, I've long wanted to meet you and have a chat, but everyone has conflicts over time. This time I can finally sit down and talk. Talked."

Feng Yu pouted, everyone has always been in conflict with time? It's just that I won't meet you. If I agree, don't you have time.

Of course, Feng Yu will not refute Auba Niu in this sentence. After all, the identity of the other party is there, so he must be cautious.

"Well, since everyone's time is precious, there is no need for polite remarks. If you have any important things, hurry up."Aubaniu didn’t care about Feng Yu’s politeness, and smiled and continued: “Well, I’ll just say it. Mr. Feng’s business has spread all over the world and he has been the world’s richest man for many years. He must be very financially informed. So does Mr. Feng think that the US economic environment is very good?"

Feng Yu showed a shocked chin. Do you have a very good economic environment in the US? Where are you confident to say this?

If it had been two or three years ago, this sentence would be absolutely fine. But now, the U.S. economy has just hit a trough and is trying to climb up. How can I say that it is very good?

"Mr. Feng, I know that our U.S. economy has just been hit hard, but because of this, many industries are full of opportunities. Isn't this what a big investor like you wants to see? It's not good for you. Is it? Otherwise, why did you acquire so many financial-related companies in the United States and opened the bank to the United States?"

Oba Niu naturally also made a detailed investigation of Feng Yu's investment, knowing the enemy and know oneself, in order to master the negotiation initiative.

Feng Yu waved his hand: "Then what? What do you want to say?" Feng Yu hates these meandering and circuitous things, can't you just say something? Everyone is talking about business. What is the use of what you are saying now will not appear in the contract?Aubaniu was choked for a while, but continued: "Then Mr. Feng is interested in investing in some related industries in our country, which can also expand your original industrial scale."

Sure enough, Auba Niu invited Feng Yu to invest, or to save some companies that were on the verge of bankruptcy.

"for example?"

"For example, car. General Motors, Chrysler car, you can buy shares, and even make you the largest shareholder, General Motors is the world's number one, what do you think?"

Auba Niu specifically emphasized the scale of General Motors, once to confuse Feng Yu.

Feng Yu raised his eyebrows: "It was once the number one in the world. According to our statistics, this year General Motors will become the second or even third in the world. The number one in the world should be Toyota car or Dezhong Group."

Not only because General Motors sold some business, but also because they temporarily shut down some factories, because some factories produced more because they lost money.

"I have invested a lot in your car in North America. There is an old saying in China, you cannot get fat with only one mouthful, so I don't plan to continue investing in this industry."After acquiring some industries from Ford and Tongyong, the European and American channels are much better than before. Even if the car market in Europe and America is not good this year, the Bing City Machinery Manufacturing Group can guarantee that their car business in Europe and the United States will not lose money this year, but will start to make a profit. It will help the Bing City Machinery Manufacturing Group in the future. Earn more profits.

The investment over the years has finally been able to see the bright future, especially in the North American market. Taking advantage of the same use and the downturn of Chrysler, it is also an excellent opportunity for them.

Oba Niu's face was a little surprised. Feng Yu didn't think about it at all in his tone. Could it be that the business is about to fall apart?

Chapter 1991: Are Not Interested At All

Obama has long considered that for the three major car companies in the United States, apart from Ford's own ability to overcome the difficulties, the other two must be rescued, and the required funds are not small.

Government take action rescue, but also rescue two at the same time, the difficulties will be very great. So Aubaniu wondered whether he could sell part of his shares to other wealthy people, even if it was a wealthy foreigner, it didn't matter, as long as the other party didn't control it, the Government really had no money.

It's a pity that Feng Yu doesn't catch up at all, and has no interest in the US car industry.

It seems that the Government can only treat it by paying a sum of money to buy back the shares, and then postpone the repayment of some debts. It is also necessary to prevent the other party from increasing interest quickly, otherwise it will still not be able to pay in the future.

There is no need to talk about the car industry, Auba Niu changed its direction: "Feng, since you have invested in so many financial-related companies and integrated resources, you definitely want to make more and larger investments in this area. Right? I heard that you are a financial genius. You are better at financial investment than Mr. Buffett. You are the best in the world. Have you considered investing in some securities?"

"Didn't I have been investing in stocks? During this period of time, my investment Corporation has bought stocks in the United States and helped the stockmarket in the United States get out of the bottom. Speaking of helping the United States so much, how do you thank me?"Auba Niu cracked his eyes, Feng Yu asked suddenly, leaving him unprepared. When you buy and sell stocks, you haven't seen the benefits yet. You say it as if you are volunteering to help. Why are you embarrassed to say?

Feng Yu smacked: "You really have no sense of humor."

Auba Niu can only haha, do you call this TM humor?

"Feng, the securities I'm talking about also include bonds, funds and other marketable securities. You must be interested in these? The real estate market in the U.S. is picking up. Some related securities will definitely rebound. It just needs to be held for two or three years. , You can definitely understand this."

Feng Yu looked at Auba Niu: "Are you teaching me to make financial investments?"

Auba Niu froze for a moment. He just boasted that Feng Yu is the best financial investment expert in the world. Now Feng Yu asks this question, he is really not good at answering.

Feng Yu is not interested in buying those junk bonds. Although the real estate market in the United States is indeed picking up, Feng Yu is not speculating on real estate, but Donald is speculating, and Feng Yu knows a little bit about it.

It's just that many of the original bonds have indeed become waste paper, because many houses have really been abandoned when they went through this crisis. The house couldn't be sold at all, and the bond naturally couldn't be cashed.Even if it can be sold, the original one-million-dollar house can only be sold for 700,000 dollars. Buying the bond may be a loss, even if the bond has become very cheap. And it will take two or three years to be realized, or even longer, the risk is too great.

"I am not good at real estate investment, let alone this type of securities investment. If I want to invest in this type of industry, I also buy property directly."

Don't think about it, Auba Niu wanted to find someone to fill some of the big holes dug down by the Liangfang Group. Feng Yu would definitely not help. He wished that the hole would be bigger.

Oba Niu discovered that the talk was broken again, and Feng Yu didn't seem to be interested in the industries he said.

"Feng, if you buy enough bonds, maybe your bank will develop better in the United States."

Aubaniu finally offered the conditions sincere enough. You spend some money, and I will get some support for your other industries.

"So, forget it. I think I will use the money directly for promotion, and the effect will be the same. And the bond you recommended to me is too risky. Since you think it is good, why don't you continue to hold the U.S. Government? ?"
"Our U.S. Government also needs cash now, so we will transfer some bonds at a low price. Feng, this will definitely not lose money. You are equivalent to getting our support for your bank industry in vain."

Feng Yu would be hell if he believed his words. This is an obvious risk to pass. Perhaps those bonds may indeed make money in the future, or even make a lot of money, but the probability is too low, and the greater possibility is to lose money, or even a lot of money.

High-risk securities are bought by gamblers. Feng Yu is absolutely not interested.

"Thank you for your love. I still think it's good for my bank to develop slowly. Although I can't make any money, I won't lose money." Feng Yu said with a smile.

Oba Niu's words seem to be to help, but in fact it is also a threat. The threat will target the people's livelihood bank. When Feng Yu didn’t care, because most of the people there were working for him from the United States, if it was targeted, Feng Yu would stop doing it and admit a lot of losses. Then there was a lot of unemployment in the United States. Obama absolutely dare not do this.

"Feng, I think you have a lot of resistance to many of the industries I recommend, so what industries are you interested in?"

The Obamas no longer attack actively, but become passive, which is more suitable for the current US."In fact, I am still very interested in many industries. For example, precision instrument research and manufacturing, cutting-edge materials research and manufacturing, aerospace research and manufacturing, I can invest in all of these, um, if you are willing to sell, I am not wholly-owned. questionable."

Obama really wants to spit on Feng Yu's face. These are the world's leading industries in the US, and they are still making money. Why sell it to you? You want to be wholly-owned!

And I want to pull investment, not sell assets!

Not only will these not be operated by people in China, but even many equipment and technologies will not be sold to China at all, and authorized use will not work.

If China catches up in these areas, then China's industrial process will inevitably speed up again a big step, then can it still stop China's rise?

Even Russia, which has a very good relationship with China recently, will not sell these devices to China. This is their mutual agreement. Because China is rising so fast, they are worried that their industries will be impacted by China Company.

Just Feng Yu alone, how many big companies have been destroyed in the past few years, which country can not worry about? All companies that Feng Yu invests in the United States are basically companies that the United States monitors."Feng, I can't promise you any of these industries. I think you can consider something else. I think there are still many industries worthy of your investment."

Aubaniu wanted Feng Yu to invest in some of the poorest industries in the United States. Those would require a lot of capital to get it up. Otherwise, Government take action would be needed. The problem is that the Government really has no money.

This time he is visiting ~ to ask China. One of the important tasks is to hope that China can buy some U.S. government bonds so that the U.S. Government can spend money.

Of course, China is not trying to make a profit from this national debt, but to pay some other things, such as advanced technology that China does not master.

"Other industries~" Feng Yu looked embarrassed, "I don't think there are any other industries I am interested in, and I have not invested in it yet."

Feng Yu's words are very crazy, but as the world's richest man, he has the capital to say this, no one can refute it.

Auba Niu secretly scolded Feng Yu for being cunning, so as long as you are not satisfied with the conditions I mentioned, you can say that you are not interested. He really wants to storm off in a huff, but he can't. He needs to draw a large investment from Feng Yu to alleviate the economic crisis in the United States.

"Feng, you can think about it again. I think we can take a step back and reach a consensus."After the ridiculous conditions were opened, Feng Yu would then offer his real conditions. This is a very simple way to talk about business. First open a condition that you will never agree to, and then open your own real condition, which seems to be a concession, but in fact this is the fundamental goal.

Chapter 1992: I Want To Contribute To The Port Of The United States

"In the mobile telecommunications industry, I am also more interested in this. I am a mobile phone. If the telecommunications business cooperates, it will develop better. Can you understand this?" Feng Yu put forward his own conditions.

His telecommunications acquisition in Canada is almost finished. Li Zeju has been in Canada these days, and the two companies are still working together.

Feng Yu originally wanted to control it by himself, but since the Li family has its own business in this area, and also has to invest in places such as the United Kingdom and Australia, the combination of the two parties is obviously more cost-effective/worthwhile.

In terms of operation, it is entirely possible for the Li family to be responsible. They are better at it. Feng Yu can compound investment in two ways. One part is to hold the shares of the Li family’s Feldspar Group and indirectly hold the shares of these Corporations. In addition, Wind & Rain Holding Company holds some stocks.

In this way, feldspar seems to be the controlling party, but in fact, Feng Yu is the real controlling party.

Let the Li family work for him, Feng Yu makes money easily, which is his favorite.

If you can enter the telecommunications industry in the United States this time, of course it will be better. In many aspects of technology research and development, product sales and promotion can be combined, which can greatly enhance their right to speak in the entire industry.previous generation/life The telecommunications business in the United States has undergone a lot of changes in the past few years, but many companies that wanted to merge were eventually blocked by the strong opposition of the US antitrust department.

You can slowly develop to No. 1 in the world by yourself. That is your ability. But to become No. 1 in the world through mergers, even if it is No. 1 in a certain country, that won’t work.

In fact, the so-called opposition of the anti-monopoly department is the opposition of other competitors. They will use various methods/tricks to influence the rulings of the antitrust authorities.

Feng Yu's acquisition of a communications company will not achieve a monopoly, but if it can form alliances with Canada, the United Kingdom, Australia, Hong Kong, etc., it can also effectively reduce costs and increase profits.

Oba Niu looked at his staff, who was also stunned. They had not considered the situation. I haven't heard of Feng Yu's investment in the mobile telecommunications industry. They were not prepared for it before.

"Feng, I can't give you an answer now, but I can go back and find out, and then give you an answer as soon as possible."

In fact, Obama does not want Feng Yu to invest in this, because this does not bring more employment opportunities to the United States, more taxation, but if the original shareholders sell their shares, then they are willing to invest in the United States. For other industries, then you can still consider contributing.This is actually not Feng Yu's main purpose, he just mentions it incidentally. Being able to succeed is of course very good, but it does not matter if it is not successful.

But Feng Yu still showed a disappointed look: "Isn't this okay? I don't seem to see any sincerity from you."

"Feng, we hope that your investment will create more employment opportunities for us, create more taxes, and drive the development of other industries."

The subtext of Auba Niu is that our telecommunications industry is doing well now, and you don't need your investment. And we want you to spend money to invest, not to let you spend money on acquisitions. There is a fundamental difference.

"Okay, then I think about it, your U.S. construction industry should be very poor right now?" Feng Yu knocked on his head, thinking.

"Yes, Feng, are you investing in the construction industry? Are you building office buildings, shopping malls or hotels?" Auba Niu was overjoyed. He also didn't like real estate because Feng Yu didn't expect to build a new one by himself.

This is better. It not only stimulates the real estate industry, but also construction-related industries, which can definitely stimulate economic development and bring many job opportunities.

Feng Yu looked at Auba Niu in confusion: "When did I say to build a house? The construction industry I am talking about is port construction."

That's right, the port is Feng Yu's biggest goal and benefit.Why is Li Chaoren not so wealthy, but has a high international status? Because of the top ten ports in the world, Li Chaoren has a large amount of shares in six of them.

Moreover, the business covers 23 countries, more than 40 ports, and more than 200 berths. Several of these berths are the world's top berths and can berth those giant freighters.

In the future, China's ports will gradually become the world's largest and largest aggregate, and many of them will also have Hutchison Participate in the construction and management.

The real estate around the port has also brought large profits to Li Chaoren's Company, and many of them are long-term stable income. After all, shipping is still the world's largest, most important, and most economical cross-border transportation method. For a long time in the future, it will certainly be that the aircraft does not have such a large transportation volume.

However, Li Chaoren tried to invest in ports in the United States several times, but failed to do so. It is not that others are unwilling to let him buy shares, but that he is unwilling to participate in business transformation.

The best ports in the world are Europe and Asia. The United States and even the entire Americas are not ranked. The cargo ships that docked in American ports were the largest of those ten years ago, and now they are only considered middle-class.In addition, the ports in the United States are very inefficient, lacking some advanced cargo handling facilities such as large quayside cranes, and even many infrastructures are backward, especially the West Coast, the region closest to Asian routes.

The import and export trade of the United States has always been the world's top. Cars, electronics, airplanes, weapons, food, chemicals, etc. are the main export products, and most of the imported products are mineral raw materials, textiles, and electronic components.

Most of these are mainly dependent on shipping, but the United States has not yet docked at a port for large ships, and the United States rarely sees large ships with more than 8,000 standard containers docking.

Many ports in China are large berths that can berth 15 thousand standard container ships, and some even can berth 20,000 standard containers. The construction in the U.S. was very early. I didn’t expect that the shipping industry would evolve so fast. They were inherently backward, and they were not willing to upgrade now because they could still make money at this time.

The Government actually urged the reconstruction there, but those port owners said that the water level was too shallow. But this is simply an excuse, because before Feng Yu's rebirth, the ports on the west coast of the United States were able to dock over 18,000 standard containers after the port was rebuilt.If we can renovate three large ports in the United States, get berths for several large ships, and add some infrastructure transformations to improve loading and unloading efficiency, it will definitely be loved by many carriers, and it will also have great benefits for the port trade in the United States. .

"Feng, where do you want to build the port?" Oba Niu tentatively asked.

"There are currently three places to choose from, Los Angeles, Long Beach, and Oakland. Seattle and San Francisco can also be considered." Feng Yu said. These are all major port cities on the west coast of the United States and a major Pacific port in the United States.

"Feng, we already have built ports in these places, do you plan to rebuild?"

"Yes, I think the U.S. ports are too small to be able to dock large ships, which will have a serious impact on U.S. import and export trade. So I decided to make some contributions to the construction of U.S. ports, and build three large ports. Improve loading and unloading facilities and provide berths that can accommodate 20,000 standard container ships."

Chapter 1993: Paradox Oba

Feng Yu also proposed some investment directions, such as investment in ore smelting, information media, etc. These Auba cattle did not agree. These are what they are good at in the United States, and there is no need to attract foreign investment, and many industries in the United States are not welcome to foreign investment. , Especially China’s investment.

Originally it was expected to talk for half an hour, but in the end the two talked for more than an hour, and Feng Yu said that the time was over before it was over, otherwise Auba Niu planned to talk more.

For example, let Feng Yu invest in electronics and electrical appliances manufacturing in the United States. Isn't this Feng Yu doing a big job? However, Feng Yu is not interested in building a factory in the United States because the efficiency of the United States is not very high. The labor costs are still expensive. Feng Yu has already built a factory in Brazil. Huang Fatzi also has a factory there that can provide subcontract( or)/OEM supplier service, enough to guarantee the supply of North America and even the entire American market.

It is really not enough. You can also transport from India to calculate the cost. It is still cost-effective/worthwhile.

After Feng Yu left, Obama immediately asked him to investigate the mobile telecommunications industry and the port. His team tended to let Feng Yu invest in the port because it would not only help the US trade, but also stimulate basic employment.

Especially after seeing the comparison between American ports and Asia-Europe ports, Obama felt that the ports of the United States must be rebuilt.Not to mention the Asian side. Nanyang, Japan, China, South Korea, Hong Kong, etc. are all a lot higher than the United States, and even Taiwan is much better than the US port construction.

The same is true in Europe. Ports have been built larger and freighters have been continuously upgraded. At this time, Europe has already begun to produce giant cargo ships with between 17,000 and 18,000 standard containers, and it is said that Asia is also studying a larger one. The future goal is between 20,000 and 22,000. Think this is more economical.

And all carriers tend to ship with more than 10,000 standard containers, which is more profitable, and even more than 14,000 is the best.

At present, among the major import and export trade countries, only the ports in the United States have the worst. Those who berth 14 thousand standard containers can only go to the east coast, and there are not even a few berths.

But obviously the West Coast is more important to Asian routes, and the United States does need a large port. The United States, the world's largest country, has ports that are not even comparable to countries such as the Netherlands and Italy.

In the past, the United States had experienced insufficient ports, slow loading and unloading speeds, low efficiency, and high costs. Many ships were forced to move to Canada, Mexico, or the east coast for docking, which seriously affected the reputation of west coast ports.Nowadays, in the west coast ports of the United States, there are still few freighters with more than 8,000 standard containers, most of which are 6,000, which are transferred from other ports.

Moreover, its inland transportation capacity is also very poor. There are many problems, such as low efficiency of train gates, small number of trains, slow speed, few cranes, few dock workers, and insufficient yard area.

GCEO rge Bush wanted to reinvent it at that time, but failed. If it can be implemented successfully, it will inevitably bring great benefits to the shipping and import and export trade of the United States, which can reduce transportation costs, increase profits, and increase many employment opportunities.

There are a lot of unemployed people in the United States. Many people don't care about the type of work, whether it is hard or not, but they just don't have a job.

At this time, Obama asked people to check the shipbuilding industry in the United States. He thought that the United States should be the best in the world, but after checking it, he found that the United States did not even have a top ten company.

The U.S. can build freighters and cruise ships, but they are relatively small. There are still several shipyards in the U.S. that can build freighters of about 6,000, but few people buy them now. They are not suitable for ocean transportation, and short-distance transportation is simply not reflected. The advantages of large shipping volume and low price.What are so many large shipyards in the United States doing? Military ~ ships, aircraft ~ carriers, submarines ~ boats, and so on. Most of the civilian use is to build small and medium-sized ships, and the most profitable ones are to build yachts and cruise ships.

When it comes to the ability to build freighters, the United States is really not in the rankings. This result once again made the Obamas feel very hurt.

He thinks that the US military and fire dealers seem to be too many. Although they can sell a lot of warships and ships every year to make money, it seems better if one or two of them can be converted into freighters.

And he thinks that GCEO rge Bush’s biggest mistake is to start a war, and then he hasn’t won. The plan spent tens of billions of dollars in military expenditures, and as a result, it spent more than 100 billion dollars every year, which had no effect.

Not only did this fail to make the U.S. show off its military power, apart from eliminating some equipment, it seemed that only the military and fire dealers had gained the most benefits.

The people didn't support it at all, and they all believed that GCEO rge Bush made a big mistake.

Is it not good to use the money for war to promote universal health insurance? There are still many poor people in the United States, and they need the care of the Government.

However, the most difficult thing now is whether it will cause trouble for Chinese people to control American ports.This is not a joke. Before Dubai Global Port Corporation acquired a British port Corporation, this Li Chaoren also participated in the bidding, but in the end he failed to snatch Dubai Global Port Corporation.

At that time, Li Chaoren was still a little unhappy and lost a good opportunity to control the US port. Although American ports, especially the West Coast ports, are difficult to rank in the top 100 in the world, it is of great significance to Hutchison's port business.

But immediately, GCEO rge Bush issued an order to force Dubai Global Ports to sell all its assets in the United States to Gaoxing Capital of the United States. This investment Corporation is also the leader of the U.S. Port Group. Major shareholder.

Political intervention, pre-commercial, just a port asset, but claiming to threaten national security. This makes many foreign investors who plan to invest in the port industry in the United States have heard of it.

Now Feng Yu took the initiative to ask for investment, which made Auba Niu very happy, but also found it very troublesome.

Can he facilitate this investment, and how should he respond if it is blocked? It's a big deal if it's not done well. This time it is not a small country like United Arab Emirates, but a big country like China.

In particular, it also involves Feng Yu's investment. Once the talks collapse, Feng Yu is playing a large-scale divestment in the United States at this time, and the United States' economy will inevitably be hit again.Mi**~ Things are very powerful, but do you really dare to fight China?

In fact, U.S. ports are not without foreign holdings, but they are all owned by some liner Corporation's sub-Corporations. There are also some U.S. consortia's investments.

Therefore, this port must not be solely owned by Feng Yu, it must be accepted by Feng Yu, and investment institutions from the United States are involved, and the controlling party cannot be Feng Yu.

But if Feng Yu is not the controlling party, then he will definitely not invest. Who will invest?

At this moment, Auba Niu fell into conflict.

Chapter 1994: Invest Abroad, Boost Domestic

Back home, Feng Yu called Li Chaoren back.

"Feng Yu, did Obama agree to our terms?" Li Chaoren very much wants to invest in ports in the United States, so that his status as the world's port king will be further improved, and it is also vital to his entire port holding company. effect.

Li Chaoren’s Hutchison Port Holdings has never been the world’s largest port and berth, but he has the most extensive investment and has the most berths in the most important ports.

In Europe and Asia, no carrier is willing to offend Li Chaoren. Even if that carrier has its own port, there are still a lot of them, but in case of congestion and need to coordinate berths, Li Chaoren is the most reliable one. select.

In addition, the prices of port berths and the prices of goods loaded and unloaded are mostly standards set by Li Chaoren's Corporation, or standards set by Li Chaoren's participation.

But only in the United States, Li Chaoren can't do anything about it. Even if Li Zeju is Canadian, he cannot buy port control from the United States, or even share equity.

This time Feng Yu said that he has the opportunity to become a shareholder or even hold a share in the US port, Li Chaoren overjoyed at unexpected good news. After receiving a call from Feng Yu, he immediately asked about the progress of the matter."Aubaniu did not agree on the spot, but I can see that he was very interested in it. But as you know, the United States has a lot of opposition to foreigners controlling ports. Although Zeju is Canadian, Hutchison is Hong Kong. Everyone knows that the Company belongs to China."

"Fortunately, the U.S. needs investment now. I mentioned several port cities. If we are allowed to build, then we will invest more than 20 billion U.S. dollars before and after. Of course, this includes the cost of purchasing and building ports, and supporting loading and unloading. Intelligent control equipment, supporting warehouses, storage yards, etc."

Both Wind & Rain Holding Company Group and Taihua Holding Group believe that they should invest in warehouses in the United States. After many of their products are shipped to the United States, they need a distribution center.

It would be better if there were supporting logistics channels, such as railway or road transportation.

Feng Yu actually wants to build a railway across the east and west coasts of the United States. It is not the mainstream train in the United States. Most of the trains are about the same speed as China's green trains, and some are even inferior.

What Feng Yu wants to build is a high-speed train. It does not need to reach the speed of three to four hundred kilometers per hour, and it cannot be weaker than a high-speed train.Railway transportation is large and cost-effective/worthwhile. As long as the United States is willing to let them build and operate, they will not hesitate to invest enough funds. In the future, only freight logistics can guarantee that they will not lose money. If you add passenger transportation, you can make money.

It just so happens that Li Zeju also has a stake in a railway corporation in Canada, which can be invested in the name of this corporation, but the stake in this corporation must be acquired first. Many restrictions between the United States and its allies such as Canada and the United Kingdom are relatively easy to break.

What Feng Yu wants to invest most in the United States is logistics and warehousing. The port is also proposed by Li Zekai. This can also be included in logistics, and this is the industry that Li family is best at and has the most advantages.

Feng Yu later discussed these investment projects with Li Chaoren. If Feng Yu is allowed to invest in communications and media, then Feng Yu must also increase investment in internet/network construction and improve internet/network.

However, these investments are completely incomparable with Feng Yu's possible investments in logistics and warehousing, and the economic benefits they bring are also completely different.

After hearing Feng Yu's words, Li Chaoren felt calmer. He was too concerned about this investment, and he could even give up some of his investments in the UK for this reason. Of course, if he can raise enough funds, he will certainly not give up. After all, so much work has been done in preliminary analysis."Feng Yu, in this case, we will act separately, using all available media, and begin to slander the ports on the west coast of the U.S. and America's rail transportation."

"If possible, let them downplay the economy of the United States to let them know that the United States is in urgent need of foreign investment and the help of other countries, and China is the country that is willing to lend a helping hand."

"There are also the military that advocates that the US is strong, and that they are still the strongest country in the world. No one dares to threaten the US and downplay their concept of affecting port security."

In fact, Li Chaoren also sneered at the argument that the port affects security. It is clear that the big consortiums in the United States bullied the weakness of United Arab Emirates and forcibly bought port assets from others.

Just a few port berths, what safety can it affect? Could these berths still allow warships from other countries to stop?

At that time, some warships were docked in those ports for a short time, but they were purchased by other countries from your country and they were about to be driven away. They didn't stop at your port, where?

In short, this is the United States bullying a small country, but China is not a small country. The economic impact of Feng Yu and Li Chaoren on the United States is not a trivial matter. If they are allowed to buy, but they are forced to sell in the past, the United States absolutely dare not. .United Arab Emirates will not publicize this matter, but if China publicizes it, plus Russia and other push the wave and add to the billows, who else would be willing to invest in the United States?

Once Feng Yu madly divests capital, coupled with the cooperation of China Company, regardless of losses, the US economy will decline again. They can't afford it now, and Obama won't let this happen, otherwise he will also step down. .

Why does the U.S. not allow foreigners to invest heavily in the media? Americans know that the media has a great influence on U.S. government.

From the election to the decision of each national committee, the media is used to influence the judgment of the people. Why does the United States have been preaching the enemy's theory of the country, what Russia, China, and even the three fat Northern Dynasties? Will these countries really use force against the United States?

Certainly not. Both Russia and China are working hard to develop their economies. The North Korea can even beat South Korea. As for the middle and east sides, it is entirely for the benefit of energy.

But what is the role of these propaganda? Improve the cohesion of the United States? Maybe a little bit. But more is military expenditure.

You see, there are so many enemy countries, shouldn't we increase military expenditure? We must buy all kinds of advanced weapons and equipment in the US.Then the pockets of those military and fire dealers bulged again. What if the army~fire reserve is sufficient? It's like finding fault with Afghanistan, just find a reason to fight it out and consume it once.

The old ones are used up, the new ones must be added.

Therefore, Feng Yu does not have much hope for Aubaniu to allow it to rapidly expand its investment in the media field. In the mobile telecommunications field, Aubaniu will not give much help. Feng Yu is definitely not re-creating a mobile telecommunications Corporation. It's about an acquisition. This is a good thing for the original shareholders. It will not provide much economic help to the US, and Auba Niu will not be too interested.

But the port and the entire supporting construction are different. This is a big project. Feng Yu believes that this is the most promising and most important.

Feng Yu even told Zhang Ruiqiang about this matter and asked him to help with some Obama work. This is also of great benefit to China. Many equipment will be ordered from China.

Investing abroad can also boost domestic economic construction!

Chapter 1995: Comrade Guanhai

Today, Auba Niu was accompanied by Zhang Ruiqiang to visit some of China's cultural exhibitions as planned, including the "Golden Jade Tiger Symbol", a souvenir presented by China to generals, or it can be regarded as an alternative military medal.

Oba Niu is very interested in this. In fact, he is very envious of China's government. Look at the Boss of China. The power, everyone below must be obedient. Looking at him, the President of the United States, it is sad~

So he was very envious of this, the expression has been revealed. Zhang Ruiqiang immediately took the initiative and presented an Oba Niu as a souvenir, which he accepted with pleasure.

This is a gift to him personally, and it has great symbolic significance. After he resigns in the future, this one can also be worth a lot of money. President is just a job that allows him to obtain great satisfaction and prestige. In the future, prestige can be converted into money, such as publishing books and speeches, and appearance fees are not lower than those of stars.

At this time Auba Niu saw the calligraphy on the tiger symbol again. He thought it was very beautiful, and it seemed to have some mysterious colors. Many foreigners like China's writing, especially the brush writing, even if they don't understand it at all.

Under the instruction of Aubaniu, the entourage of Aubaniu asked the great calligrapher for characters, and naturally they would not be rejected.So the calligrapher splashed ink and wrote the four characters "Looking at the Sea and Listening to the Tao", saying that when facing an unstable situation, we must have a calm and peaceful mind.

But Auba Niu didn't know. Later, these things were ridiculed by Chinese netizens and then spread to the United States. And our poor President Obama finally became Comrade Ooguanhai.

First of all, let’s talk about the golden jade tiger amulet. It was a voucher given to generals by the ancient emperors for military deployment. China was also a gift to the generals. If you take it, don’t you seem to have naturally surrendered?

In the eyes of Chinese netizens, this is quite a feeling of acknowledgment of belonging to the country, and of course it is just a statement of self-entertainment.

But these netizens immediately gave different explanations to Guanhai Tingtao. You are visiting Zhongnan~Hai, or you should pay attention to us in the US, and listen to Tao~Brother.

As a pun, Aubaniu has a fundamentally different meaning from Chinese traditional culture, and Aubaniu's entourage has too little knowledge of Chinese culture.

This is actually a joke, but in the future, looking at the policies of some Obama cattle after they came to power, they found that the Obama cattle actually belong to the pro-Chinese faction!Not to mention that Obama later received a lot of assistance from China. Previous generation/life China was the largest creditor country in the United States. China did not buy U.S. national debt but also allowed many Chinese companies to invest in the U.S. It is very helpful to the economic recovery of the United States.

The alliance between China and the United States is also increasing. It is said that the United States is trying to separate the relationship between China and Russia.

The main reason is that the previous generation/life Russia, under Putin’s rule, has expanded its territory, annexed a Soviet Union ally, and also intends to swallow Ukraine and restore the glory of the Soviet Union.

This is not only in the interests of the United States, but also in the interests of European countries and China. And China needs Russia mainly for mineral resources. On the contrary, Russia now relies on China a lot, except for military affairs.

Of course, these upper-level things involve all aspects, and many of the policies inside may change at any time, but on the surface, Auba Niu has made the relationship between the United States and China much closer.

Now that Obama is visiting China, he has already shown his attitude of this government, and he wants to win over China. Because of the economic problems of the United States at this time, Obama searched around and found that only China could give them the greatest help. The EU was not very reliable, and Japan was also very troublesome.China's economy is developing rapidly and in good condition, and it is also the country that can get the most money.

The United States also does not believe that China will have such a close relationship with Russia. It is unchanging since times immemorial. If neighboring countries maintain close relations, then it is necessary to distinguish a priority, such as the relationship between the United States and Canada.

Most of the time, Canada follows the United States, and the United States will also give Canada some convenience. The other major diplomatic allies of the U.S. are Britain and Japan. They are far away. Use them to influence Europe and Asia.

China and Russia, if they were placed in the pre-Soviet Union period, then Soviet Union is the boss brother. However, the disintegration of Soviet Union, the collapse of Russia's economy, the fact that China's economy and military forces are growing rapidly, and the status of the two sides are almost equal. This is very interesting.

China has relatively good relations with other countries in Southeast Asia, and China is the main one, and China is the Boss. But next to Russia, how do you divide this priority? I just don't want to be a Boss, but I definitely don't want to be a kid.

From the perspective of interest, China and Russia can never really close the relation, no gap, Russia is definitely not able to win over the United States, so wining China is the best choice.

Even now, not long after Obama took office, he did something that made many Americans uproar.For example, he appointed two Chinese as the ministers of the United States to control energy and business respectively. Even before Obama came, the two had already visited China together and exchanged some cooperation matters.

Of course, they are only communicating, and there is no agreement to sign, and Auba Niu came over and was the one who made the decision.

For example, the energy-saving Chinese, he is a Nobel Prize winner, and his research is applied to exploration, which can explore underground materials faster and more accurately, including most minerals such as petroleum and metals.

China is conducting geological prospecting across the country, and even those aids in Africa should receive some interest, such as some mineral mining rights in the aided countries.

There is also some research on clean energy, and the two sides can also do some exchanges. Each country has its own part. Although it is not equivalent, it can make up the difference.

As for the person in charge of the business step, he used to be the State Chief of Washington State in the United States, and later became the U.S. ambassador to the University of China. It was also this crazy propaganda environment. Talk about the PM2.5 theory of color change.

Before Obama came to China, in fact, the two sides had already communicated some conditions and negotiated with each other. This time I came to sign some agreements. By the way, I will try to discuss more cooperation.The United States needs money and investment, while China needs some advanced technology and investment in the market. Cooperation between the two parties should be a win-win situation.

In this cooperation, both parties will not make less profit in the future, but Auba Niu has been criticized more by the American people, saying that he is an investment in China, allowing China to make money from the United States, and then produce aircraft and warships, just like many Chinese netizens previous generation/life said the tone of other foreign companies is the same.

When the visit was about to end, Obama finally asked again, can China increase some investment in the United States?

Chapter 1996: The Country Does Not Make Foundries

This time, Obama and China negotiated many conditions. For example, China agreed to buy US$50 billion worth of national debt, but with a clause that after maturity, it should be calculated based on the higher exchange rate of US dollars or RMB. If the U.S. dollar depreciates, then China can request the calculation in RMB, and if the U.S. dollar appreciates, it can be calculated in U.S. dollars.

This condition is relatively harsh, but Obama still agreed, because no country is willing to buy so many U.S. national debt at this time.

Of course, the United States has also paid for some technology and lifted some of the technology blocked on China. Speaking of this, I saw the shame of the United States.

These technologies are all the United States looking for countries in Europe and Asia that have the technology and said that we will block China together, and no one should open it up, lest China develops too fast and poses a threat to us.

When the U.S. discovered that these technologies could not stop China for a few years, they immediately took it out and traded with China privately in exchange for some benefits.

I am afraid that other countries that have also imposed a technical blockade on China do not yet know. When China suddenly announced that it had mastered this technology one day, those countries were all confused.Of course, many of the technologies proposed by China are not given by the United States, because those leading China by more than three to five years have higher value.

They have paid some price and cannot pay too much.

In fact, many countries now cooperate with China and find that China is not as foolish as before, and now it is even smarter than them.

In the past, as long as some technologies were better than China, China would want to obtain them at all costs, but they did not know that they had already developed better alternative technologies. In other words, this technology was obsolete.

The obsolete technology can be exchanged for so many benefits. It is only because of China's inadequate understanding of information, and also because of China's poor technology at that time and eager development.

But now China attaches great importance to information collection, and then has a large team to analyze it, from any angle, analyze the negotiation issues that it may encounter, and then find a balance.

Moreover, China now needs not many technologies, and most of them are sophisticated technologies. They have not developed alternative technologies so quickly.

What's more, after cheating once or twice, I don't want to continue to cooperate in the future. Losing such a partner as China is very serious for many countries.China also requires the United States to open up some markets and reduce taxes in some industries to ensure that China's products can be competitive. Of course, China will also import some American products to promote bilateral trade.

For example, China wants to import American machinery, food, cars, electronics, and chemical products, while the United States wants to import China's cars, textiles, food, electronics, chemicals, and steel.

The United States does not look at its strong technology, but agricultural products are also a big exporter. In particular, they are good at planting genetically modified food crops, and then the natives do not eat them and sell them abroad.

This time China said very clearly that China no longer imports genetically modified crops, and related seeds, etc., are no longer imported. The output of non-GMO is low, we in China don't care now, unless you promise to recycle our GMO food.

How can the U.S. do it? We have always imported low-value-added products and then exported high-value-added products. This time you want to go the other way. We export food crops, and you can process them into food and sell them back to the U.S. This is absolutely impossible. .

China's idea is to use genetically modified corn to produce ethanol Gasoline, and then the remaining residue can be processed into feed and sold to the United States. This is definitely not for human consumption, but for pigs fed with genetically modified corn dregs, this is still on the table, right?Anyway, there is any danger, China does not want it. As for genetically modified soybeans and genetically modified wheat, don't even want to sell them in China.

Originally, the U.S. wanted to import raw materials, such as iron ore, to make steel by itself. But China is no longer selling it. We produce it ourselves. Selling steel is obviously more profitable than selling ore directly. What's more, we also need to import more ore.

What Polar Bear Mining Conglomerate is not a state-owned company, we have no right to decide.

You said those rare element minerals? Sorry, now we are not short of money and we no longer sell this kind of minerals. What special steel do you need? You can buy it from our China side. You can buy more at a discount.

Textiles, this is a very large gap in the United States. They hope to import some raw materials, and then they will process them into finished products, and then earn high profits with brand advantages.

However, China said that we do not need to import textiles, and we still export what is produced in our country. Export of raw materials is also done very little now, because our finished products are not enough to sell.

In fact, if it were not for the EU to conduct an anti-monopoly investigation, which affected the sales of Chinese textiles in Europe, then there would be no need to discuss this with the United States, and the European market would be enough to sell.The current anti-monopoly does not mean that you can't dump below the cost price, but that you can't dump it below the cost price of our country to prevent you from using low labor costs to squeeze our market.

The United States also wants to turn China into a subcontract(or)/OEM supplier factory, using China’s relatively low labor costs, and let China subcontract(or)/OEM supplier, the larger the quantity, the more they earn. It can even be sold directly in China.

But this time Zhang Ruiqiang directly refused. Now China's Company has gone to India and Brazil to build factories, because the labor cost there is lower, and the labor cost in China has risen.

China does not intend to take the path of an international processing factory, to be a designer and developer, not just a producer.

In fact, China’s labor costs have not risen so fast. Internationally, especially compared with Europe and the United States, it still has a great advantage, but Brazil and India are cheaper. Why should the local people embark on this difficult road? What?

This is what Feng Yu told Zhang Ruiqiang. He took his own Company as an example and analyzed labor costs as a competitive disadvantage. Once it becomes an international subcontract(or)/OEM supplier factory, how does the technology advance? Think about Thailand at the time. Once labor costs skyrocket, the economy collapsed.If you can't do low value-added business, then don't do it. At the same time, we must also see clearly that the United States needs money, and Auba Niu just came to power. He also needs his political achievements to ensure his approval rate. Then some conditions can be a little harsher at this time.

We must know that if our trade with the U.S. is currently interrupted, we may lose a lot of each other, but we can afford to live and the economic growth rate is slower, but the U.S. economy will definitely go backwards and hurt each other, and they can't afford it.

Finally, Zhang Ruiqiang mentioned an important issue in bilateral trade, that is, the United States does not have a large port and cannot stop large freighters, which seriously affects the efficiency and cost of bilateral trade. What this means is self-evident.

Chapter 1997: Uncle

Until Aubaniu returned to the United States, Feng Yu did not get any news from Aubaniu.

Of course, Feng Yu can understand, because most of the piers in the port cities he wants are privately owned, and Obama does not have the power to decide whether to buy or sell.

But among them are controlled by those big consortiums that support Aubaniu's upper position. If Aubaniu discusses with those people, then the hope is very great.

Those people who support Auba Niu’s leadership are also for their own interests. Otherwise, why should they donate so much government donations?

For the sake of more benefits in the future, it is a very wise choice to temporarily give up part of the benefits. What's more, they can not sell all the ports, but part of the equity.

Only when Obama returned to the United States, he discovered that there were many attacks on the Government in the media.

One is that the U.S. ports are too backward and the Government does not act. As the most powerful country in the world, the West Coast can only berth freighters of less than 8,000 standard containers all year round, and it often causes congestion. It is obvious that those ports are no longer adapted to the current development and should be rebuilt.

In addition, many media have talked in detail about the development problems of port cities on the west coast of the United States. There are serious shortages of transportation, storage, machinery and equipment, and workers.This has severely restricted the development of those cities, and it has also restricted the development of the United States. The United States is also the country with the largest import and export trade volume in the world. Shipping, the most important trade and transportation route, is not as good as some small European countries or even some developing countries in Asia. How can this work?

This statement on internet/network was first spread by a cargo owner. He said that the west coast of the United States had very high loading and unloading rates and very low efficiency due to the absence of other large ships. This seriously affected his business. This is also many of their peers. Shouldn’t the Government take care of all the problems that it faces?

This statement has been confirmed by many cargo owners, and even some carriers have complained about it. The west coast of the United States is too bad, and even the east coast is far inferior to Asian and European countries.

Google News, Yahoo News, Twitter, Facebook, etc. are all these topics, which remain high.

The United States actually lags far behind many countries, which makes it difficult for many Americans to accept. Are we not the most developed country in the world? Why is a port inferior to many small Asian and European countries?The persimmons in those port cities are almost driven crazy by these netizens. Can they blame them? Don't they know that the port is too small? But those port owners do not have the money to expand, what can they do to force it to expand? They must be able to do it.

Nowadays, these matters are discussed not only on the internet/network, but also in the traditional media. Many people say that the slow development of the US economy is due to the high cost of trade and transportation, otherwise they will not be able to get Asian products flooding them .

They have forgotten that if the cost of transportation drops, then the products of those Asian countries that they say will have higher profits. Of course, the competitiveness of their country’s export products will also increase, but it’s really hard to say who takes advantage.

The import and export trade volume of the United States has not decreased in the past two years. Among them, their main import and export products, such as car, machinery, and electronics, have been the most affected, and these need to be shipped by sea.

In the future, the Mi Congress will lose their world’s top export cap and be snatched by Germany to wear it. At that time, this port will be a profit or a loss for them, and it will be obvious at a glance.

The density of these news is not particularly high, but it is enough to attract the attention of many people, especially Auba Niu. He thinks this matter is inseparable from Feng Yu, but it is a good opportunity for him.So he contacted the consortiums that supported him, hoping that they could give up the port construction rights and let Feng Yu invest in them to help rebuild ports on the west coast of the United States, promote trade, and promote economic development.

It’s not the same group of people who support him and GCEO George Bush, so when the GCEO George Bush Government talked about the port’s impact on security, these people didn’t mention it much. They just felt that it hurt the US’s own face. The country will be boycotted during the meeting.

Two years ago, it was said that the control of Hong Kong's foreign affairs by foreign countries would threaten national security. Now you have sold the port to Chinese people when you came to power. Isn't this slap your own face?

Auba Niu explained that it can be sold to a Canadian corporation. Of course, this corporation is a subsidiary of Hutchison Port Holdings. To put it bluntly, it is controlled by Li Chaoren, but the legal person is Canadian Li Zeju and Li Chaoren. Eldest son.

Canadians control American ports, which is not unacceptable. However, Li Zeju and Li Chaoren’s Company are in control, this is not okay, they can participate in equity.

Auba Niu told them again that this was proposed by Feng Yu, including the construction of port facilities, with a high investment amount and guaranteed to purchase equity in their port at a high price.Feng Yu's investment has always been a major shareholder. Even if it cannot hold a controlling stake, it will definitely exceed one third. In addition, the Hutchison side requires at least one-third, and ultimately the controlling interest is still another person's.

Even Feng Yu said that if he can, he would like to acquire wholly-owned assets and promise to build the largest and best port in the United States and even North America.

The so-called lack of water depth is not a problem with sufficient funds.

The supporters behind Oba Niu discussed it and decided that they could sell some shares to Feng Yu, but only 50% of the shares could be resolved through negotiation and the Chinese could not be controlled.

Moreover, they require the other party to invest in cash, not about vague management, planning, and customer sources. They have no shortage of these.

These cash must be enough to renovate the entire port, including the surrounding facilities, so that they would not spend a penny to let their port shares appreciate.

At the same time, this is their home court. They believe that the final decision must still be in their own hands.And many of Li Chaoren’s port investments are not all equity participations. I believe they can agree to this condition, and they also require that Hutchison Whampoa must exceed one-third of the equity, and the remaining part can be Feng Yu investment. Feng Yu is required to register the Corporation in the United States, and it cannot be a tax avoidance place such as Bermuda.

After discussing with his team and the big financial groups, Auba Niu personally contacted Feng Yu as soon as possible and asked Feng Yu to come to the United States to talk about the details of the specific cooperation.

Feng Yu directly said that he was not free and asked them to state the terms of cooperation, and he would consider it later.

Talk to you and dream. Now I have money, and there are places where I can invest. You want me to invest. Then I am not an uncle, and I must act like an uncle!

At least it's impossible to watch you pretend to be uncle...

Chapter 1998: Must Have A Controlling Stake In The Port

"Dear Feng, we meet again."

In Hong Kong, a middle-aged foreigner with blonde hair and blue eyes opened his arms to Feng Yu very enthusiastically. It's a pity that Feng Yu is not interested in hugging him at all, just stretched out his right hand and shook hands with him.

"Reid? Don't you work as a bank? How come you come to talk to me about the port this time?"

Feng Yu has some doubts. This is Willie Reid, the CEO of Wells Fargo Bank. He once wanted to ask Feng Yu to be the independent board member/director of the bank. The Wells Fargo bank is one of the main banks under the California Consortium, which also controls another bank called Bank of America.

But this time I'm here to talk about port business, and it even includes infrastructure, transportation, etc. It has nothing to do with the business of Phu Quoc Bank, right?

"Feng, I am in the banking industry, but at the same time our bank also invests in port operations in San Francisco and Los Angeles. I think there is still a lot of cooperation between us." Reid smiled triumphantly and said to Feng Yu Did not hug him and didn't care at all.

"Well, let's talk about it. Which ports do you control? Give me the detailed information so that I can judge whether it is worth buying."

It doesn't matter who is the representative to negotiate, anyway, the consortium behind it is also a supporter of Aubaniu, and it must also represent the meaning of Aubaniu Government."No, no, Feng, it's not all sold to you, but part of the equity. You know, we in the United States do not allow foreign companies to control ports, which will cause great security risks to the United States."

"As far as I know, more than 18% of your U.S. ports are controlled by foreign corporations. Don't use these words to prevaricate me. I don't have to invest." Reid is obviously nonsense, and Feng Yu is not polite. Expose the other party's lies.

"Feng, in fact, your equity participation is enough, there is no need to have a controlling stake. Speaking of which, do you have a management team familiar with the port business? Hong Kong will manage it for us, and it will definitely not cost you a cent."

Feng Yu raised his legs and said, "Reid, you can't collect data at home. Don't you know, my Taihua Holding Group holds some shares of Hutchison Whampoa? Hutchison Whampoa’s port business covers the world. Continent, the comprehensive influence is the world's first, do you think I will lack management talents?"

Feng Yu really doesn't know how to manage ports, and he doesn't even know how to charge the port, but he doesn't need to know, just use someone who knows it.

What he wants is the result, not the process. Just like Feng Yu wants to eat a roast duck, there is no need to know how to make this dish, let alone how to raise ducks.Of course, Reid knows that Feng Yu is a shareholder of Hutchison Whampoa. In fact, he came to negotiate this time because he wanted Feng Yu to agree. It was mainly Hutchison Whampoa’s investment in the Canadian port Corporation, and a coat of skin would be enough to make the United States a decent face. No one will publicize the real result.

"Then Feng, let me talk about our conditions. Hutchison Wong has a subsidiary Corporation in Canada, which is jointly held by Hutchison and Li’s eldest sons, so this Corporation can eventually occupy 35% of the shares. . And Wind & Rain Holding Company needs to register another subsidiary Corporation in the United States, holding 15% of the shares. In the end, we will each hold 50% of the shares. Is this reasonable?"

reasonable? Reasonable fart!

Not to mention that Hutchison Whampoa’s shareholders are relatively scattered, and they still have a lot of stocks circulating on the stockmarket. Once the California consortium acquires Hutchison Whampoa’s stock, their actual equity in that port will exceed half, even if only more than percent midnight One, in the end it was them.

Even if you don't need to worry too much about this, but it is the opponent's home court, one and a half players, the Americans must have the final say.

If it is another small business, then the other party holds the controlling stake, and Feng Yu does not matter. But when doing business with these greedy guys, Feng Yu would never agree to this condition."You are finished, then I will also say that my conditions are good. Hutchison Wong’s subsidiary Corporation in Canada is no problem at all. But the other party is the best at this aspect. They have built and operated the world’s top large ports. You don’t have the experience of the company, so I think Hutchison Wong should occupy at least 40% of the shares."

"As for me, I have never invested less than one-third of the shares. This time I can suffer a little loss and pay a little more money. I want to occupy 35% of the shares."

"I haven't finished talking yet. You want me to register a subsidiary Corporation in the United States. This is no problem. I will use the subsidiary Corporation in the United States to invest to guarantee your taxes."

There are many investment corporations and fund corporations under the Minsheng Bank. Feng Yu can buy them directly and wholly-owned them. It is not difficult to merge them back into the management of Wind & Rain Consultation.

"Feng, you can't ask for so much. In this way, your holdings will reach three-quarters. We can't give you so much equity." Reid kept shaking his head.

"Reid, don’t answer me so quickly. You can ask your Boss. Our plan this time is to build a world-class port that can dock freighters with 20,000 standard containers. I think your Boss must also have a fleet. The cost-effectiveness of the operation of a large ship is much higher than that of a small ship, and you must also hope that the large ship can be docked."And in the future, we can have more cooperation and trade. For example, our Minsheng Bank cooperates with your rich country bank or Bank of America. Is it not good to have an extra income? You operate the port yourself, how much money can you really make these years? ? Do you have enough talents even for the planning and construction of the port?"

It is not that Feng Yu looks down on California, one of the top ten consortia in the United States, but the United States is really unprofessional in port construction. The outstanding architects, Chief Planner/Designer, etc. who build large ports are from Asia and Europe.

"One more point, this time we are going to build warehouses, storage yards and other supporting buildings. You have to take this into consideration. If you make one step in this regard, then we can make one step in the next step of cooperation." Feng Yu smiled mysteriously.

Reid looked puzzled: "Feng, what are you talking about, what do we mean by our next cooperation, financial?"

If it is simply the cooperation of the banking industry, in fact, both the rich country bank and the Bank of America are much larger than the Minsheng Bank controlled by Feng Yu. Although the two parties have the qualifications to cooperate, if Feng Yu makes a concession, he does not think there will be much profit."The financial aspect, of course, includes the fact that Morgan Stanley, Goldman Sachs, etc. are also looking for cooperation with me. I believe you know this. The next step I will talk about is about railway construction."

Chapter 1999: High-speed Rail Across The East And West

"Railway construction? Feng, are you kidding me." Reid had no interest in this at all.

In recent years, a large number of U.S. railways have been dismantled, and the total mileage of dismantling is more than half, because the speed is too slow to drive. You can fly long distances, and the price of air tickets in the United States is still very cheap, because there are many private aircraft Corporation.

But even so, the United States still has the world's longest railway line, twice that of China. Unfortunately, the efficiency is too low, and the biggest use now is to transport goods.

To put it bluntly, the railways in the United States mainly transport goods, and the railways in China mainly transport people. In fact, China also transports goods, but China Railway is the most important public transportation. During the holidays, people are mainly transported.

The total mileage of U.S. railways is twice that of China, but the number of passengers transported annually is only over 20 million. In China, there are two one billion passengers, which is a hundred times that of U.S.

China's railway development is many years later than that of the United States, but it has been developing rapidly over the years, and it can even be said to be the fastest growing country in the world.

From high-speed trains to high-speed rails, from subways to light rails, China ranks first in the world for many technologies. It's not that other countries don't research and develop, but they don't have so many lines to build, and invest so much research and development funds to get back the cost.The same goes for the United States. It's not that they don't have the strength to develop these technologies, but that they really don't need them, otherwise they won't be demolished in half these years.

In Reid's impression, the US Railway was going downhill at all. How could Feng Yu be so insightful and invest in this industry.

"Reid, what I'm talking about is a high-speed railway with a daily operating speed of 240km/hour. If this is opened, do you think anyone would be willing to ride? Even if it is only for transporting goods, the efficiency has increased several times."

Such a fast speed! Reid was surprised.

The daily operating speed of U.S. railways is only 110km/h, which is more than doubled. Of course, the United States also has a line with a theoretical maximum operating speed of 240km/hour, but that is the theoretical speed. Feng Yu's daily life exceeds their theoretical speed, so wouldn't the real theoretical maximum speed exceed 350?

"Reid, my plan is to build a high-speed train from Oakland to New York. This is also of great benefit to the American people and there will be more choices for travel."

From Auckland, a city on the west coast of the U.S., to New York, a city on the east coast of the U.S., it takes more than four thousand kilometers. This plan is crazy.According to Feng Yu, I am afraid that it will not take a day to take the train, and at this time the train from Auckland to New York in the United States takes more than three days!

Because there are many stations, many of them are small local stations, and each station has to be stopped for a long time. Most of them are for transporting goods. There is always time to change the trailer or unload the truck.

Only on the east coast, there are some faster ones, but there are not many passengers. More Americans still prefer to travel by car or by plane, which is more convenient.

Reid frowned: "Feng, you have to consider the difference between our U.S. and China. We don't have so many people on trains. The trains mainly transport goods, and they are all less urgent goods, so the price is cheaper. "

"If we invest in building this kind of high-speed railway, the cost will definitely be huge. Can you tell me how much it will cost?"

Feng Yu thought about the price he had asked, and converted it into US dollars in the inner heart, and then replied: "Railway construction, including trains and stations, is about 30 million US dollars per kilometer. Do you have higher prices in the United States? ."

In fact, if this is in China, it will definitely not cost so much money. The labor cost in the United States alone is much higher than that in China, not to mention other construction costs, including land costs and transportation costs."Thirty million dollars a kilometer! Feng, you want to invest so much money?! " Reid turned pale with fright for more than four thousand kilometers. Doesn't it mean that Feng Yu wants to invest $120,300 billion? Moreover, the future cost increase must also be taken into consideration. Maybe Feng Yu's total investment will reach 150 billion US dollars.

If Feng Yu is willing to invest so much money in the United States, it will inevitably greatly enhance Feng Yu's status in the United States, which is different from the social status of wealth.

Feng Yu's eyes jumped wildly: "We are together! "

Ma Dan, I am crazy to invest so much money myself? Maybe you have some moths out of the U.S. Why did Feng Yu just say that the port has to take up the bulk? This can be compromised because he is not prepared to invest too much.

The return period of high-speed rail investment is too long, and infrastructure is the most difficult asset to take away and sell. With such a large investment, the risk is not low. Feng Yu took a stake and then helped China sell high-speed rail to the United States to make money. Feng Yu and China are a win-win situation.

"Feng, how do we allocate investment plans and shares?" Reid asked again.

"You have a controlling stake. I don’t have any cash on my side. I help train management personnel, plus a construction company with mature experience, which can even include site construction and planning. I only need 35% of the shares. Up."Reid really wants to say to Feng Yu! We pay for the purchase of rails and trains? We also pay for the cost of land demolition and relocation. If you have a construction party, you will have 35% of the shares? Why don't you grab it.

"Feng, I think we can't agree on this. You didn't pay a cent for the most important resource investment. The construction company is planning to hire you in China, right?"

Humph, you will give us an account at that time, and then you will actually give China another account, which makes the cost inflated, as if you spent a lot of money, in fact, the actual cost may be less than 7%. Ten, do you think I don’t understand this method/trick?

Moreover, in the construction of our country, we must hire the talents of our country. We need to stimulate employment and domestic demand. We will use people from China. We are still doing a shit.

Reid didn't know, his thinking had already begun to consider the feasibility of this matter. If it is built, how should the two parties invest and how the shares should be distributed.Feng Yu put on an appearance that everyone is discussing: "Reid, then how do you say it should come? Are you sure I can control this railway? I have the final say on the business? You see, can’t it? So, then I must pay less. And now you want to build, can you find a mature construction party and design party? I have it here, you can add a stopper, let you build first in the United States, and wait for the Chinese. , Can you not do this?"

Reid didn't dare to talk about the distribution plan, but stood up immediately: "Feng, I'm sorry, because you proposed this cooperation project, I need to report to Boss. How about we continue to talk tomorrow or this time?"

Feng Yu nodded with a smile: "Okay."

Chapter 2000: Sky-high Terminal Reconstruction Fee

At the same time the next day, Reid came and brought another person, and Feng Yu also called Li Zeju and asked his representative and Huang to express his attitude.

The specific contract details of the port construction must be discussed with professionals from Huang's side. Feng Yu's people may be able to review the legal contract, but there are some contract traps, because they involve professional issues, they may not be able to see it.

Anyway, we will eventually cooperate with Hutchison Whampoa, and the plan is to let Hutchison Whampoa become a major shareholder and mainly manage it. There is nothing inappropriate for Li Zeju to appear here.

"Feng, this is Lee, right? I'm Reid, the negotiator this time, and next to me is Mark Eric, my assistant."

The so-called assistant must have been sent by Reid’s Boss. It’s just that everyone is good at different directions. Eric should be responsible for talking about railways, but Reed’s decision is the main one in name.

After someone brought coffee and tea, the four of them were left in the room.

"Feng, Li, I said at Boss. Since you don’t agree to both parties holding half of the shares, you strongly demand controlling interest, but you absolutely cannot promise your shareholding ratio to reach 75%, so we cannot guarantee our own interests. Not damaged."
"Our bottom line is to hold at least 45% of the shares, and you will share the remaining 55%, but you must ensure that Hutchison's shares are more first year."

"You 35%, we give up absolute controlling interest, this is my bottom line." Feng Yu said lightly.

Many people mistakenly believe that more than 50% have absolute controlling interest, but this is not absolute. Although you must be the Chairman, but you can't make a statement.

More than half of the resolutions of the general meeting of shareholders need to be passed. However, the general meeting of shareholders must have more than two-thirds of the voting rights to agree to major resolutions such as the division, merger, dissolution, and amendment of the company's articles of association. So 67% is the absolute controlling interest. The Corporation is my final say. I can always let this Corporation follow my ideas at any time.

In other words, Feng Yu is a California consortium, and it is impossible to give absolute controlling interest to outsiders. Feng Yu and Hutchison Wong must be a community of interests. If the two of them are united, wouldn't they be able to take their California consortium to the sky?

Even if the port is not expanded, it still has business and can still make money, but the profit will become less and less, and it will go downhill.

So they would rather make less money than give up all their power. Now I'm giving you a position as a senior executive, and I'll just turn around. Who do they call to make sense?Feng Yu straightforwardly pointed out this condition to eliminate the other party's worries and strive for the greatest benefit for himself. Since this port is to be rebuilt, more money will definitely be made in the future, with 1% more equity, and a lot more money in the future.

Of course, this also depends on how much money they invest. Feng Yu and Hutchison don’t care about the amount of investment. If they can acquire all of them, a 30% premium will be at no cost. This is too important for Hutchison’s global port layout.

"Feng, do you know what ports and terminals we have cooperated with this time? Do you know how much you have to invest to dilute our equity to 35%?" Eric couldn't help but say .

Feng Yu glanced at Eric: "Oh, then tell me, how much are your ports and terminals worth? This time not only we have to take out the money, you must also take out the money, otherwise your equity may not be diluted. It’s thirty-five percent."

Huh~~ Feng Yu and Hutchison plan to invest more than US$10 billion, or even US$20 billion, as long as there are so many ports for them to rebuild.

How much is a small wharf in a port, several hundred million US dollars, what is this for Feng Yu and Hutchison?Reid glared at Eric and complained of his excessive talk. I am the main person in charge of this negotiation. You are here to assist me in negotiating the railway. What are you talking about?

"Feng, we also have to pay? This seems a little different from what we imagined. According to our plan, we will come up with five major ports for cooperation with you, each of which includes berths, mechanical equipment, storage yards, Warehouses, etc., have a value of at least 7.8 billion U.S. dollars. If you want to become a major shareholder, the premium is not excessive? So, will your investment amount exceed 10 billion U.S. dollars?"

Even if the five ports are calculated at the highest price of 800 million US dollars, then there is only four One billion US dollars worth. In fact, Feng Yu knows that this offer is already at a premium. Now they have to invest more than US$10 billion by Feng Yu, which is a lot of premium. These guys are very greedy.

Feng Yu looked at Li Zeju, and Li Zeju opened his mouth and said, "What you are going to take out are the ports in Los Angeles, Seattle, San Francisco, Long Beach and Oakland, right? These five ports are all well located, but they are all very old. Old, according to our assessment, the total price is no more than three One billion US dollars."

"Now according to your statement, you seem to have calculated it at six One billion dollars. The premium is 100%, what a big appetite."Li Zeju is a little angry. We really want to invest in ports in the United States, but we can't be taken advantage of. The annual profit of the port is only so much, not to mention that we have to invest so much money.

Even for the strategic layout, there is no such a waste of money. Feng Yu is not very clear about these conditions, but they and Huang be very clear about sth, and even He Huang knows every port in the United States very well.

"Reid, let me settle the account for you. According to our plan to re-expand the port terminal, the cost of equipment replacement for each port terminal will be as high as 7.8 billion U.S. dollars, not to mention that we have to stack more. Yards, larger warehouses, larger berths, and even some modifications to the water depth near the pier."

"Comprehensively, the cost of rebuilding each port and terminal may exceed two One billion US dollars. If we take out this ten billion US dollars, of course, there is no problem, but the shares you hold will directly appreciate nearly doubled. Do you think this kind of business Will we do it? So you must also come up with a sum of money so that our investments can be equal."

Reed and Eric glanced at each other. The cost of rebuilding each port terminal exceeds two One billion dollars? This far exceeds the value of a terminal. What kind of large port terminal are they trying to build?Could it be said that they also intend to annex other adjacent berths and storage yards? If this is the case, then the ports of the United States will be respected by the West Coast, which will inevitably bring more profits, and their ports will become a complete port that never sleeps.

It's just that the cost of rebuilding machinery and equipment is so high. They absolutely cannot agree to this because of the employment problem of workers.

Chapter 2001: It ’s Also A Union Issue

"Feng, Li, you should understand that the reason why we made concessions this time and allowed you to invest in our port is because we need to provide more employment opportunities for us Americans."

"Port reconstruction requires workers, and port loading and unloading also require workers. However, if you use a lot of intelligent machinery and equipment, then this port reconstruction will not provide more employment opportunities. You will have to lay off workers, right?"

Feng Yu looked at Li Zeju, Li Zeju nodded and acknowledged.

Higher machinery efficiency and higher efficiency can ensure that their ports can have a higher transshipment rate, so they can load and unload more freighters at the same time. No freighter will be willing to stop at the port empty. After loading and unloading the goods, they will leave as soon as possible, so the same number of berths can make more money.

And because of its high efficiency, more chamber(s) of commerce will choose to stop at their berths, especially for some fresh goods, which requires extremely high time. Once, there was a congestion in the port, the cargo ship was difficult to dock, and it was delayed for more than a day at sea. As a result, all the fresh goods were damaged, and the carrier and the cargo owner suffered huge losses.Therefore, ports with higher loading and unloading efficiency will be more favored by cargo owners and carriers. If the supporting storage area is large and there are enough warehouses, there will never be a shortage of business in a country like the United States with the world's largest import and export trade volume.

Even because of their high efficiency, they can raise the price higher, and many shippers will choose to park here, so that their profit margins will be higher.

But there is a big problem involved, at least very serious for Aubaniu, and that is the problem of hired workers.

Trade union organizations in Europe and the United States are very powerful, and even to a certain extent, they can affect the economy of the United States. If it were not for the union's constant demand for salary increases and various benefits, General Motors would definitely not file for bankruptcy protection and eventually fall into the altar.

There are too many cases in the United States and Europe. For example, Thomson Corporation, which was once the top electronics and electrical appliance manufacturer in Europe, is now not in a state of failure.

The main reason is that costs have risen too fast and profits can't keep up. The largest part of the cost is the cost of employment.

In Asia and Europe, ports are developing towards modernization. Various machinery and equipment require very little labor. But the US ports are very backward.It is not that the U.S. cannot buy advanced equipment, nor is it that they cannot design and develop similar equipment, but that they are under the sniper of the union to prevent them from using too many automated equipment.

The digital revolution first appeared in Seattle and San Francisco, which are one of the most technologically developed areas in the United States and an important port city on the West Coast.

A receipt study shows that the automation and robotics technology of US ports lags behind that of Asia-Europe ports for more than 15 years. It is ironic that the US is still the country with the largest import and export trade and the most technologically advanced country in the world?

There is a dock union on the east and west coasts of the United States. They all feel that digitalization will pose a serious threat to their employment, because most of the workers here have only high school degrees or below.

The admission rate of the college entrance examination in the United States is close to 100%, because here is mainly recommended for admission, and most schools are not satisfied with the source of students. Apart from those famous schools, there are also many private schools in the United States.

Therefore, the U.S. will recruit students internationally to fill the dilemma of their school’s shortage of students. By the way, they can also promote that they are the world’s best scientific and cultural country, and attract some foreign talents to become their U.S. citizens and create wealth for the U.S.U.S. high school students choose to go on to university. Currently, only 60% of them are in their early years, while China’s rate is over 95%. However, the acceptance rate in China is only 75%. Three tables for undergraduate, junior college, etc.

The graduation rate of American university students is much lower than that of China. Among developed countries, it is also the bottom one. Many people choose to drop out, and many people may not graduate for more than ten years or even decades.

But on the whole, China is more willing to go to university, and the proportion of uneducated population in the US is actually higher.

You said that such people can't find those office/bureau jobs, what can they do? You can only choose manual labor and be workers. Fortunately, the US industry is relatively developed and requires a large number of workers.

For example, cars, docks, train stations, etc., all require a lot of workers. Moreover, the income of these workers is actually not low, and the welfare benefits are very good.

The original benefits were not very high, but under the leadership of these unions, wages, medical care, pensions, and other benefits have all increased by a large margin and become very heavy.

The east coast of the United States is undergoing technological innovation, hoping to introduce modern equipment to improve efficiency. But this caused a large number of dockers to lose their jobs, and the West Coast is more vigilant.There is also a saying that the reason why Dubai Global Ports was said to endanger national security at the beginning was that Global Ports had to transform the port and introduce fully automated operations, even the cranes were operated by unmanned operations. Workers at that dock will be laid off by more than 95%.

Therefore, if Feng Yu and the others want to introduce highly automated machinery and equipment to the port, Auba Niu will absolutely not agree to it. This will make the unemployment rate of workers on the west coast even higher, and may trigger an overall strike and protest by the dock workers. The damage caused is immeasurable. , It was also a heavy blow to his government career.

Feng Yu did not expect this, and Li Zeju also felt very embarrassed. If a large berth is rebuilt to dock a larger freighter, then the large freighter will come, and it will still be a semi-automated + worker loading and unloading mode. The efficiency is still very low, the profit is too low, and the investment is not so cost-effective/worthwhile.

In particular, Feng Yu has the lowest profit because he is required to register a family corporation in the United States and pay local taxes. The port is very important, but there is no profitable investment. Why should Feng Yu do it?

"Reid, in the future, we will hire more employees who understand computer operations and supervise the loading and unloading of equipment in a control center that is not exposed to the elements. There will no longer be such a high security risk."
"This is the future development trend of the world's ports. Do you want to keep the ports behind? Think about the car union in the U.S. Because of them, what are General Motors and Chrysler now like? Even Ford is sold in half. Business can only survive. Are your ports and terminals going to make the same mistakes?"

Feng Yu used the car union as an example, blindly compromising with that union, and ultimately could only drag the original Company into the abyss. How to choose is very important.

Chapter 2002: Pilot

Negotiations are deadlocked, and the US wants to stimulate employment and introduce investment. And Feng Yu invests to make money. There is no reason why they go to the United States to do charity. They are not citizens of the United States.

Can use more efficient automation equipment to ensure higher profit margins, why use inefficient ones? Although the investment will be a little bit more, it will be able to pull off the level of other ports and terminals. This will have a great promotional effect on their terminals, Hutchison Corporation, etc., and can enhance the overall asset value.

Feng Yu is also a shareholder of Hutchison Whampoa. Increasing Hutchison’s brand value and asset value means that Feng Yu has made more money and there is no reason to stay close and seek further.

Port automation is a trend. Feng Yu remembers that he had been to the port of Shanghai to play in the previous generation/life. There were not many workers at all. The safety was greatly increased and the efficiency was extremely high.

If you invest in ports in the U.S., do your best. Not doing well has also affected Feng Yu's reputation. When will Feng Yu's investment in industries fall behind so much?

Reid said that this still requires continued communication between the two parties. He also needs to report to the Boss and ask about the opinions of the Obama team.

In fact, these port owners also have a lot of complaints about the terminal unions. The rates of the US terminals remain high, but the profits of their port owners can only reach the average line. It is not because these workers make too much.What has the car union dragged the American car industry into? In the end, the workers have not suffered huge losses. Many factories have stopped working. Those workers will not get the opportunity to renew their contracts. In addition to being car workers, they will what to do?

The leadership of the trade union did not suffer. One by one still lived in a big house and still led a superior life.

But this problem is definitely impossible for others to do, but there is really some hope for Obama to do it.

Because most of the workers in the United States are blacks, blacks generally have a lower level of education and engage in more manual labor. Before white people were in power, then this contradiction might intensify.

But the Auba cow is also black, and the contradictions of skin color and race can be greatly eased or even avoided.

Choosing automation is beneficial to the United States as a whole from a long-term perspective, it is also beneficial to the California consortium, and it is even more beneficial to Feng Yu.

Choosing semi-automation is good for the current Obama cattle, but for Feng Yu and their investment, it is not so cost-effective/worthwhile, and even the California consortium will lose a lot of benefits.

How to choose the specific choice must be considered in detail. Even this time their cooperation is negotiated, it may have a major impact on all US ports.If automation can be implemented successfully, then once the other port and terminal Boss sees the efficiency here, they will also upgrade their equipment, then the port congestion in the United States can be greatly alleviated, or even solved forever. This also has a major impact on U.S. trade.

Feng Yu didn't say anything more. If this is not agreed, then investment is meaningless.

Li Zeju suddenly said, "Reid, why don't we take a step back. You plan to take out the five ports owned by the West Coast to cooperate with us, so we choose three of them as pilot projects, and first carry out automation transformation to see the effect. After that, how about deciding whether to use automation for all?"

Piloting is a measure to reduce risks. Experience can be gained, and maybe some lessons can be learned to avoid possible major losses before full-scale development.

Company reforms often involve pilot projects. There are many branch offices or sub-companies of the same kind, and they are implemented in one or several companies, experimenting with the feasibility of this kind of scheme, and then making a decision whether to implement the whole company or simply abandon the scheme.

In Li Zeju's view, there is no need for automation at all. In many ports in Europe and Asia, automation is standard, and efficiency and profit are also visible.But the United States is different here. Even if it has many similarities with Europe, it is still a different country and different national conditions.

The most important thing is the attitude of the union and government here.

Speaking of the pilot, Reid was a little moved. It's not a bad idea to try. If they can succeed, they will get higher profits, and Auba Niu can also rely on this achievement to get more support from the rich and re-elected, which is more in their interests.

"Li, since it's a pilot, then one terminal is enough. There is no need for three pilots together." For the pilot, five ports and terminals cooperate. You chose three-fifths. What is the pilot? Reid felt that it was completely unnecessary.

"Reed, the location of each port is different, and the situation in each state is different. The three pilots are chosen to make better results. And this is not just a pilot for our port, but It’s a pilot project for the entire west coast port, or even for all ports in the United States. Three are not too many at all."

Li Zeju directly expanded the scope to all port industries in the United States, which requires special approval from Obama.

Reid shook his head: "Our port can represent the West Coast at best, and it has no meaning for the Gulf of Mexico and the East Coast."
"Even on the entire west coast, are there many three port terminals as pilots? Even five of us are built to be automated. After all, we are just one of the terminals in these port cities."

Feng Yu agrees with Li Zeju's words. Currently, there is no automated terminal on the west coast. They have built five automated terminals in five ports, which is one pilot for each port city, which is not too much.

Feng Yu only discovered that Li Zeju seemed to be quite capable. In this way, it is no longer just an ordinary business activity, but has risen to the height of the national industry, and success is a good political achievement for Aubaniu.

Even if it is Failed, Obama can publish a book based on this, or make a speech to explain what he thought at the beginning, and he would definitely make a lot of money.

"Two, I can only promise two at most. I still have to fight with the Boss. If the Boss disagrees, maybe none of them will work." Reid replied.

"At least two pilots, if only one is agreed, then we don't have to talk about it next." Feng Yu stopped Li Zeju's words.

Hutchison Whampoa wants to invest in US ports, and all US port Boss know it. In this way, they will lose the initiative to negotiate and it will be detrimental to them.On the other hand, Feng Yu can show a disdain as beneath contempt attitude, a simple white face and a red face. But because Feng Yu is the richest man in the world, this makes a big difference.

Reid and the others must be worried, they really broke up with Feng Yu, and they are the ones who lost.

Chapter 2003: Let The Workers Deliver The Courier

"Feng, it is difficult for us to talk about you like this. You have a lot of industries in the United States, and it can even be said that nearly half of the industries are in the United States." Reid looked embarrassed.

Feng Yu raised his eyebrows: "It's less than one-third. Do you think that if I lose this one-third of my assets, I am not the richest man in the world?"

Reid hinted that Feng Yu has many industries in the United States and should choose to make some compromises. Feng Yu told the other party, the big deal is that I don't want these assets anymore.

I lost a lot of money, but the United States has also lost a lot. When the time comes, Obama may have to take the blame and resign. They will be overwhelmed by their support for the high level of the Obama.

Why do so many rich people in the United States dare to invest in foreign countries? Because the United States is so powerful, they know that no one dares to rely on their money, unless they break the law, and the evidence must be conclusive.

Why did China dare to let the domestic Company go out these years? Because China is also strong enough to cover its own people, not afraid of other countries playing rogues.

Feng Yu is obviously the most important businessman in China, not one of them. However, Feng Yu will become the most valued businessman in any country, and even that business word can be removed in some countries.The United States is now begging China for help. They have paid a lot of benefits in order to get China to contribute money and allow China's Company to invest in the United States.

Now if there is a serious conflict with Feng Yu, the economic blow to the United States will be huge, and it will also be a huge blow to the reputation of the United States.

Feng Yu's personal image is very good. In addition to being a little bit of the United States, he also makes a lot of donations to poor countries and enjoys a high international reputation.

Today, when the media is so developed, especially after the rise of internet/network media, no one will adopt any radical method/trick, except for some crazy people or fanatical religious followers. Most of them compromise with each other.

What's more, they also hope to cooperate with Feng Yu to make more money. As for the internet/network saying that Feng Yu controls the U.S., they scoffed at this.

Feng Yu has a lot of assets, but it is still unable to shake the foundation of the United States. Any of their large consortiums is confident that Feng Yu will break their hands.

If Feng Yu becomes American, then they will worry. At that time, Feng Yu is likely to receive more care than them, because Feng Yu's business internet/network is better, and he has no military or fire dealer background, and will be more supported by the people.

"Feng, Li, let's put this issue aside for now, and we will talk about it slowly later."Feng Yu picked up the teacup and took a sip of tea: "It's okay, it doesn't matter if I talk about it for a year or a half, I'm not in a hurry."

If you don't invest here, Feng Yu can invest in others. Whether it is buying bottom stocks or investing in crude oil or gold, you can make money. The general trend cannot be reversed by one or two consortia.

Even Feng Yu intends to expand its retail business in the United States. At present, Ralph has inspected a supermarket retail group, which is controlled by the Dutch retail giant Albert, and has a larger scale than the one previously acquired by Feng Yu, with annual sales. It can also reach 50 billion US dollars.

In the United States, although e-commerce has developed very early, there is a big problem, that is, the logistics in the United States is really not good. The service quality is very poor, especially the logistics terminal-the delivery man.

However, this fee is still very expensive, because many people in the United States live in the suburbs, and the urban areas are mostly shops and office buildings. In this way, the transportation distance becomes very long, and the freight is expensive, not only for gas, but also for labor.

This feature is the same in some European countries, and the e-commerce environment is far from being able to discuss two disparate things together with China. So despite the fact that Amazon is now the world's largest e-commerce company, its profits are still far from comparable to traditional retailers.Even this year, Amazon’s business has grown tremendously, but in a communication with Bezos some time ago, Bezos said that the expected net profit would not exceed one billion U.S. dollars, which is not as good as the American supermarket chain group that Feng Yu acquired.

It is also because of the backwardness of logistics terminals, which severely restricts the development of e-commerce in the United States. Traditional retail is still the most mainstream. What's more, American families basically have cars, more than one. They are more accustomed to driving to the supermarket to shop every week.

Feng Yu's plan is to allow the supermarket group here to do some cooperation with the Amazon Group in the future, such as warehousing and purchase channels, etc., which can effectively save costs and increase profits. This is what Polar Bear Supermarket Group does very well.

Feng Yu is now expanding his scale in the industry, striving to be the world's top in every business. Many businesses require vision and planning, and many businesses simply require huge capital.

Fortunately, there is no shortage of these Feng Yu.

Feng Yu's attitude made Reid embarrassed again. He just remembered, and the Boss told him to try to discuss more cooperation with Feng Yu and tie Feng Yu to their California consortium.

Even Boss has said that if Feng Yu is willing, they are willing to exchange shares between Wells Fargo Bank and Minsheng Bank to ensure close contact between the two parties. This is the usual method among large consortia.In the last century, there may have been a lot of competition among large consortia, and even method/trick were fierce. But nowadays, many large consortia are closely related, and none of them has the ability to see the mountains and small mountains, so it is better to share the results to ensure that they will never fall from a height.

And this time, Aubaniu took the initiative to seek investment from Feng Yu, and Feng Yu just mentioned a few investment directions that he was interested in. This port is also a very important investment for Aubaniu.

It is said that China is also paying special attention to this matter. If there is no agreement here, then China will not purchase US national debt. This is clearly adding to Feng Yu's negotiations.

It can also be seen that Feng Yu's weight on China's side. But this national debt was originally promised by China in exchange for other benefits.

Of course, these big consortiums have used the influence of the United States to help them expand abroad, so this is not surprising.

"Feng, I think we should be able to find a win-win cooperation method."

"I think so too." Feng Yu said with a smile.

In fact, this long-term benefit is not particularly high. If it were to be like IT technology, Feng Yu would give way a long time ago and promise to sign the contract quickly.This kind of profit is low, but it is a long run, and it will be particularly tiring when talking. However, Feng Yu also thought of a good solution, which might solve the current problem.

"If you are just worried about employment, then I may be able to help a little bit. I am going to invest a sum of money in the logistics industry. I need a large number of delivery workers. This does not require a high degree of education or knowledge of computers. Dockers may be competent."

Amazon wants to expand its logistics internet/network, and Yibai is the same. Feng Yu has long planned to cooperate with Kirilenko to establish a huge logistics internet/network in the United States, mainly for terminal dispatch.

Not many people were willing to do this business, but with the advent of unemployment in the United States, it seems that many people are willing to apply for this job, even if the salary is not very high.

In this way, I believe that the biggest obstruction can be solved. Maybe the five port terminals can become fully automated pilot projects.

Chapter 2004: Railways Also Need To Be Piloted

"Feng, yesterday you said you wanted to build a high-speed railway that traverses east and west?" Eric saw that everyone was silent and provoked the topic. He came for this.

"When we invest in ports and wharves, we naturally also need to include supporting logistics construction. The United States is the country with the highest trade volume in the world, and it is in great need of efficient logistics channels and transportation volume."

"High-speed railway, this is our opportunity. Once completed and put into production, this will greatly improve the domestic logistics channels in the United States. Those who operate this railway will inevitably make money."

Eric shook his head: "Feng, we have considered this matter. There are several points that you may not have considered."

"You take China's high-speed railway construction as a reference, right? China transports more than two billion people by rail each year, and our U.S. railway only has more than 20 million people a year. There is a gap of a hundredfold, not to mention our railway mileage. It’s actually twice your China’s."

"You can make money back through passenger transportation in China, and freight is profit. However, freight in the US is the main profit method/trick, and there are not many passengers in passenger transportation."The aviation industry in the United States is very developed, and every family in the United States basically has more than one car. Many people choose to drive by themselves when traveling, and take a plane for a long distance. If there is a need, then rent a car. They are used to it. There is a car.

It's not that the cities in the U.S. are big. In fact, many cities in the U.S. have a population of one million. The area is similar to that of Hong Kong, far less than China's capital and Shanghai.

However, public transportation in the United States is really not good. Even the subway rides are not many people, and the public transportation is even worse. Except for popular downtown areas, there is very little public transportation.

"Feng, I know, you want to say that as long as the speed is increased, then many people will choose to take the high-speed railway, because this is not slower than an airplane at certain distances, and even more convenient."

"But in this way, it will affect the interests of Aviation Corporation. Can you understand what I said?"

If the railway speed increases and passengers have more choices, it will be a heavy blow to the Aviation Corporation. Just like in China, when the high-speed rail and EMU were in operation, didn't the air tickets also get crazy discounts because they couldn't sell them.

The airport is in the suburbs of any country, and the train station is generally in the urban area. It may not be more prosperous. It must be closer to the city center than the airport.The construction of high-speed rail will hurt the interests of shareholders of Aviation Corporation, which will create some resistance.

"Feng, the trouble is more than that. Think about it, the car company in the U.S. is in the cold winter, and both General Motors and Chrysler are losing money. With the help of the Government, they can struggle on whilst at death's door. The only thing that does not need government assistance. Ford Company, sold you half of the brand business."

"If the high-speed rail is built, it will have a great impact on car sales. So, don't you object?"

"There is another important point. We must not build the railway on the original railway line, but it must not be too far away. There is a problem of compensation for demolition and relocation. I don’t know how much compensation you have for demolition in China. But in our country, this is very high."

Because real estate in the United States is permanent ownership, as long as you can afford the property tax. The resources excavated from a certain depth of the house belong to you, even if there is a diamond mine below.

Therefore, the cost of demolition in the United States may be higher than that in China, and Americans will never choose a house that you want to compensate, but instead want more cash to buy a house that they think is better."Feng, you said yesterday that a kilometer cost almost 30 million U.S. dollars, but that was calculated based on the cost of your China? If it is in our country, we think that the cost will be increased by at least 30%, which means It costs almost 40 million U.S. dollars for a kilometer."

"A distance of more than four thousand kilometers costs 160 billion U.S. dollars. Do you think we can get this money together? Okay, even if it can afford it, but how much economic effect is it? Don't use any country for justice. In other words, our consortium is not a philanthropist, we have many employees."

"So we can put out more than 10 billion US dollars at most. How much can you put out? The remaining money can only be borrowed from the bank. And it will definitely be blocked by companies such as car and aviation, so only our own bank may give loans , Have you carefully assessed the risks involved?"

Feng Yu was stunned for a moment, but he didn't think about it carefully enough, ignoring the resistance of other industries in the United States. If you want to invest, Feng Yu must also use loans to invest. Cash in cash is too cost-effective/worthwhile.

Project funds will become the biggest constraint, and profit prospects will be relatively slim. Could it be said that this cooperation cannot be achieved? Then there will be great constraints on their logistics internet/network construction.Li Zeju spoke again at this time: "Eric, we just talked about the port pilot problem, so why can't the high-speed rail open an experimental section first?"

Feng Yu's eyes lit up. Yes, the high-speed train can also open the experimental section first.

Eric and Reid looked at each other, which was actually what they wanted to say. First release the news, open an experimental section, and then look at the reactions of all parties, before making a final decision, to see if it is worthwhile to build such a long high-speed rail.

The United States is different from China. China considers the overall situation. National investment, even if it is not profitable, is convenient for the people.

But this is a private investment in the United States, and they must consider profitability. If it is the first two years, perhaps you can ask for government subsidies, but now, where the U.S. Government still has money, they are all actively seeking China to sell national debt.

This is the case in the United States and the United Kingdom. Electricity, gas, transportation, communications, etc. belong to different private companies, and even the degree of electrification in each region is different. Even more than ten years ago, the civil voltage standards of many states in the United States were different. It was just unified at the end of the last century. At that time, when you buy electrical appliances, you have to explain to the store what kind of available equipment you need, or You buy a household transformer.In China, grid connection has long been achieved, and local power grids belong to the country and must comply with national standards. The purpose of implementing different standards is to make our products unique and unmatched, so as to obtain higher benefits.

Everyone looked at the map for a long time, and finally Eric proposed to build an experimental high-speed rail from Los Angeles to Las Vegas, just passing through their California.

Feng Yu and Li Zeju looked at each other, and both nodded in agreement. Next, I will wait for the reply from the US, and Feng Yu will also communicate with the country and prepare to visit the US to build a factory.

Chapter 2005: Extremely Difficult

Feng Yu is about to determine the framework of the agreement. In the following detailed negotiations, Feng Yu does not intend to participate. It is too tiring.

In commercial negotiations, many days are required to negotiate a clause because the benefits involved may be very large. But in the end, it may not save much money.

What Feng Yu likes most is the separation of terms, some of which we make concessions, and some of the other parties make concessions, and then sign quickly to ensure efficiency.

Of course, every company has its own way of doing business, and you cannot say who is right and who is wrong. However, Feng Yu believes that the United States is rushing to make this happen, and the contract negotiations cannot be delayed for two or three years, which is not good for Obama.

Therefore, the United States definitely wants to be fast, and Hutchison also wants to be fast, and they don't want any changes to happen. Everyone's demands are the same, and the agreement should be signed soon.

In terms of ports, both Feng Yu and Li Zeju believe that the problem is not big, and there will be at least two port terminals that allow full automation. But the high-speed rail side is more troublesome. It will be resisted by at least two industries, aviation and car, and even by the original railway operating Corporation.

Loans are also a problem. Even if you only invest in a section of the road, you must borrow for construction. Feng Yu prefers to borrow from Bank of America or Wells Fargo Bank of the California Consortium. If necessary, Minsheng Bank can join it.If you borrow from a bank owned by another consortium, you will inevitably share some benefits with each other, which will reduce their benefits and is not cost-effective/worthwhile.

When Reid and the others were reporting to their home, Feng Yu also called Zhang Ruiqiang to talk.

You can only make phone calls with Zhang Ruiqiang. Video communication is not possible, because internet/network security cannot be guaranteed. Even Zhang Ruiqiang still uses non-smart phones.

But Feng Yu feels a bit too careful. You don't need to worry too much about video calls. His Corporation does not often hold video conferences. Is it possible that the country is not as good as his Corporation's internet/network technology? Feng Yu holds video conferences and often has to decide the direction of the assets of one billion dollars. Will there be fewer people who want to get this information?

The phone connected, and Zhang Ruiqiang's voice came: "Hello, Feng Yu?"

"It's me. We talked with the representatives of the consortium sent by Auba Niu. The port cooperation intention is obvious, but the high-speed rail cooperation is not easy, the income expectation risk is high, and the capital consumption is large, it is very likely that the talk will eventually collapse. "

Zhang Ruiqiang pondered for a moment: "The U.S. needs to stimulate employment now. When we go to the U.S. to build factories and invest in infrastructure, it will greatly solve their employment problems and stimulate economic development. They have no reason to refuse."
"If it is our country, such conditions must be promised, because our country's infrastructure is all state-owned. But in the United States, these are all privately held, and the most important consideration is the issue of profit."

Zhang Ruiqiang understands that this high-speed rail construction is likely to make no money, or that the investment payback period is too long and not economical. If it is considered from a national perspective, construction is necessary. But for those businessmen, such an investment is more brain-dead unless the Government is willing to subsidize it.

But now the United States is still coming to China to sell its national debt, where can it afford subsidies, so the possibility of a negotiation is not high.

China has invested a huge amount of money in the research and development of high-speed rail technology, and finally achieved the world's leading position. Now it wants to take back some of its originality.

But it is not without competitors, such as Germany, Japan, etc., the technology is also very advanced. China wants to invest in the construction of high-speed railways in the United States, and at the same time strive to use Chinese equipment.

Zhang Ruiqiang discussed with Feng Yu before that China's high-speed rail company can invest in the establishment of factories in the United States to ensure production in the United States, reduce shipping costs, and ensure sufficient production capacity.

Of course, China can also produce it, but now it can satisfy domestic railway construction, and it doesn't care about foreign orders.This is different from any aircraft. The aircraft can be delivered in a few years, because I didn’t need to invest anything before. But the train will be delivered in a few years, so the track I have laid in the past few years is so empty?

The railway construction investment is more than the aircraft investment project, so the rail standards are different. Of course, it is more economical to complete a section of construction and put a section into operation.

It can be seen from this that the risk of railway investment is much higher than that of airplanes, and the economic effect is relatively long-term, because railways must be used for longer than airplanes. However, the long return period and low return rate are a fundamental problem.

"Can't bring in more consortia, can everyone take the risk together?" Zhang Ruiqiang asked.

"Difficult, because of that reason, the benefits are not enough." When the risk is reduced, the benefits become lower. It is still not cost-effective/worthwhile, which does not conform to the investment philosophy of those businessmen.

"Then you mean, give up?" Zhang Ruiqiang was a little unwilling. If China's high-speed rail can be exported to the United States, it will definitely win the favor of European countries. This is extremely beneficial to the development of the Company such as CSR and CNR. Great promotion.

Feng Yu gritted his teeth: "I will try again. Maybe I have to invest more money this time, I won't make any money at all. But don't hold on too much hope, lest the greater the hope, the greater the disappointment."Feng Yu also wants to promote this cooperation, so that the more China invests in the United States, the less the United States will dare to have any major conflicts with China. Feng Yu's interests in the United States can also be more protected.

Anyway, Feng Yu's bottom line is not to make money, but he must not admit his losses. Now it is not without opportunities. The United States hopes to introduce more investment and provide more employment opportunities. Feng Yu and their investment this time is definitely not a trivial matter.

The China Government considers not only the development of the company, but also greatly enhances national pride. The company of China can already export technology to the United States. This tells you how proud Chinese people should be.

This can improve national cohesion to a certain extent, so that more talents are willing to stay in China and help the motherland develop better and faster.

This time, not only the high-speed rail factory, including the terminal-related automation equipment, must also establish a joint venture factory in the United States, which is also a kind of technology output.

The automation equipment, in fact, the United States is the world leader in many aspects, but in terms of terminals, cars, etc., the difference is too far, because of the obstruction of labor unions.

Feng Yu inner heart is still a little grateful to these unions in the United States. If they weren't able to toss so much, they would not give him such a good opportunity.You are also educated in school, and you are not up for it and fail to get into a good school. Who can do this? Look at China in the first 20 years. The whole family worked together to train a college student. After the college students graduated, the situation of the family really changed greatly. The key is to choose.

Now I am waiting for the reply from the American side. As long as the other party is willing to let go, Feng Yu must find a way to make it happen!

Chapter 2006: Great Appetite

Aubaniu had a headache at this time. He went to China and signed many agreements, but many agreements had additional clauses.

If you don’t look at those additional terms, the United States is a big ~ cheap. If you count the additional terms, it seems that the United States still suffers a bit. The situation is better than others, and Auba Niu has to suffer a little loss for money.

But now he cares more about Feng Yu's investment, which has a very different meaning. Many Americans now say on the Internet that Feng Yu has made too much money in the United States.

But what can he do? Feng Yu emerged when GCEO rge Bush was in power, and it is now unstoppable. In particular, Feng Yu's industries not only can withstand investigations, but several consortia also participate in them.

Moving Feng Yu's industry will not only worsen the relationship between the United States and China, but also make China closer to Russia, and even closer to the EU, and the US will suffer a big loss. What's more, once Feng Yu really comes hard, regardless of the loss, play both sides suffer, even if the United States can afford it, he can't afford it.

Feng Yu plans to increase investment by tens of billions of dollars in the United States, and it can drive many jobs, but it touches the interests of other consortia.

Although the California consortium is strong, it cannot compete with other consortiums. The current difficulty is how to get Feng Yu to agree to share some benefits to other consortia.What Aubaniu is most worried about is that the agreement is signed, and then half of the implementation changes. Whether it is Feng Yu's announcement of the divestment, or other consortiums jointly attacking and suspending the project, it will be a great blow to Auba Niu.

Aubaniu needs political performance, especially at the beginning of his appointment. He has done a lot for the United States over the past six months, filling in many pits left by his predecessor, but there are still many pits.

Just talk about General Motors, it cost tens of billions of dollars, and it is not finished. Having rescued General Motors, Chrysler must also help, not favoring one another.

The dockers on the east coast are asking for a salary increase again, and soon the west coast will follow suit, and trouble will follow.

Why is the job so easy to do when others are in the position of President? At that time, he had the same idea as Donald, the one on stage was silly, I must be better than him.

But when he came to power, he discovered that many things were not as simple as he thought, and the United States was not as powerful as he thought, and his power was much smaller than he thought.He needs the support of those who are rich, to balance domestic conflicts, or pass them on, like GCEO rge Bush did. He is anti-war. He originally wanted to stop foreign wars at the first time, but he can't stop it now, otherwise, without attracting the attention of the people, other domestic contradictions will follow.

In his term of office, ending the war will greatly promote his re-election. The premise is that he can revive the US economy.

If he fails to do this when the term of office is about to end, then he will become the only U.S. President who cannot be re-elected in modern times.

Today he held a meeting with his staff to discuss how to get a large sum of money in the hands of the Government as soon as possible, which can quickly stimulate the economic development of the United States and satisfy the people.

"Mr. President, how are the negotiations with Feng going? We are now in great need of some factory-like investment, which can not only stimulate infrastructure, but also stimulate employment. This is very important."

Auba Niu shook his head: "It's not going well. It's not what you think. Feng Yu is willing to invest, and the amount of investment is really not low, but there is a big contradiction. He invests in port terminals because he wants to take the road of automation. "

Automation means that a large number of workers will be unemployed. When trying to stimulate employment, there will be another mass unemployment. Isn't this add hail to snow?Someone next to him added: "Feng also said that he will expand logistics channels and need more delivery personnel. This will provide hundreds or even thousands of jobs in most US states within a year."

In this way, in the future, just the deliveryman will provide tens of thousands of jobs? This is really good news. It can relieve employment pressure to a large extent, not to mention that it is only a year, and more people will definitely be needed in the future.

"The construction of their wharves also requires a lot of construction workers. They have to expand storage yards, warehouses, etc., which will be accompanied by huge infrastructure projects."

"There is another point I am not sure whether it will succeed. Feng wants to build a high-speed railway that runs through the east and west of the United States. The operating speed exceeds 240km/h, which is far more than double our current railway speed. And this will bring a lot Employment opportunities, including related staff required by the railway."

Someone explained the content of the negotiations in detail, and all of them were to be piloted. No one would object to this. It's just that everyone is weighing the pros and cons of doing so.There are many additional conditions. How to negotiate to ensure the best interests of the United States. Let high-speed rail trains be built in the United States, including railroad tracks. There are also port and terminal automation equipment. It is best to purchase in the United States or build a factory in the United States. Anyway, this is definitely not purchased from China, and workers must not use Chinese.

Although they know that Chinese people are particularly capable of enduring hardship, just look at those Chinese who open restaurants and know that they can reach midnight from sunrise. So if the Chinese come to do it, it will definitely be done faster or even more economically, but then the Americans will lose the chance of employment.

Anyway, this is a joint venture. The salary of Americans is higher, but they are Americans.

"Mr. President, have you ever thought that Amazon, Google, etc. Feng Yu's shareholding ratio is too high, can Feng Yu make some concessions?"

Obama's eyes brightened. If he can succeed at this point, then in other respects, those behind the scenes of the big consortium will inevitably agree to concessions, because Amazon and Google can obviously bring huge returns.

Now it is to see whether Feng Yu is willing to give in. If not, how can they continue to talk. If they are, then how much Feng Yu can make, and what conditions Feng Yu will ask for as compensation.

..."What? Reid, do you really want to talk about it? If so, then you can go."

Reid even said that by asking Feng Yu to give up part of the shares of companies such as Amazon, Google, Facebook, AMD, Nvidia, Gold Stone, etc., they can promise that all five port terminals will become the pilots for this U.S. port reform. Launched entirely from motor machinery and equipment.

In addition, the high-speed rail project's pilot projects will be passed quickly. Both parties share five to five shares and discuss the specific capital contributions in detail to ensure that Feng Yu will not suffer losses.

Feng Yu thinks this group of people is too whimsical. For those companies that are obviously profitable now, why should Feng Yu let the shares go out? In order to invest in these companies, how much premium did he pay? Now that a whole IT industry is formed, no link can be missing. How can he give up the equity?

Even if he still has controlling interest, Feng Yu is not willing. Because the benefits of port terminals and high-speed rail are too small, it is of course very important for China and Hutchison Group.

Feng Yu can sacrifice a little profit, but not so much!

This group of people have too much appetite!

PS: The old four new book has been uploaded, "Domestic Animation Adventure", can you collect it, and vote for recommendation by the way?

Chapter 2007: Give You These Subscription Rights

For a long time, the US consortium has coveted many of Feng Yu's industries, and many industries in the US are not controlled by the US consortium, and even many are just shares of the US consortium.

But there is a very important iron rule here, that is, I allow you to control these industries, but I must participate in shares. In this article, Feng Yu also readily following good advice. With the help of those local consortia in the United States, the Company can develop better and faster, and Feng Yu is not at a loss.

But there is one more thing, that is, you have to allow the US consortium to invest in your base camp, and you have to give some help.

Simply put, it is the exchange of benefits. Otherwise, although I have no way to re-establish a company that can beat you, but I can continue to trouble your company and reduce your profits.

The world's largest consortium belongs to Japan, and the second largest is United Arab Emirates, neither the United States nor Europe.

But in terms of close ties, it is better for Europe and the United States to share the same interests. In fact, compared to others who might rush to the top of the pyramid and sit on an equal footing with them, they care more that they will not fall and can stay on top forever.Feng Yu's industries, AMD, Nvidia, and Gold Stone, not only have shares in the U.S. consortium, but also have investments in the Abu Dhabi consortium of United Arab Emirates. In fact, Intel also has investments in the Abu Dhabi consortium.

Needless to say, AMD, Wind & Rain Holding Company only holds more than 40% of the shares, because there are more stocks listed and traded, but it has 51% of the voting rights. Chaowei was already the world's second CPU manufacturer. Feng Yu wanted more voting rights, but the other party would not agree, and in this company, Feng Yu did not have a veto.

Gold Stone, Wind & Rain Holding Company also has no absolute controlling interest, but has a veto. Any decision that may be unfavorable to Wind & Rain Holding Company can be made impossible by Wind & Rain Holding Company.

Nvidia will not talk about it. This is the same as Google. Wind & Rain Holding Company owns nearly 70% of the voting rights and absolutely controls. It just gives the founder more power. This is Feng Yu’s personal commitment. , If the opponent does not make excessive actions, then Feng Yu will not destroy his reputation.

Now it is obvious that the other party wants Feng Yu to let out absolute controlling interest. This is actually not bad, as long as the other party gives appropriate benefits.Feng Yu surrendered his power for no reason. He can ask Nvidia to issue some additional stocks, but the stocks that do not dilute his voting rights much, but the other party may not agree to it.

If only the port and terminal can be automated and the high-speed rail has an experimental section, this benefit will be too small, and Feng Yu will not agree. And Feng Yu is here to invest, why sell shares?

Seeing Feng Yu’s attitude, Reid also explained: “Feng, think about it, what we need to stimulate employment and stimulate economic development, but you are not willing to make concessions in this regard, but also let many of our terminals Workers are unemployed."

"Yes, you are talking about expanding Amazon's logistics business and adding some courier positions. But without this port terminal, would you not add courier positions?"

Can't you use the investment you originally intended to make into a favor for us, let us make concessions?

Besides, I only said that I hope you can give us the opportunity to enter the management of the Corporation. I don't mean to enter all of them. Why do you have such a big reaction?Don't we give you the opportunity to enter our management? How many invitations have we sent to you? I hope you can become a board member/director of our Wells Fargo Bank or Bank of America. Even if you want, the position of the CEO can be discussed. Can other consortia give you such good terms?

However, they don't understand Feng Yu. Others think that the CEO is very powerful. The Corporation's administrative encyclopedia is in hand, which has both reputation and interest. But the CEO is just a top-notch worker. Will Feng Yu go to work for them?

They are also worthy!

Feng Yu leaned on the sofa: "I said Amazon will no longer do its own logistics in the future, so there will never be any, even if it doesn't, it will reduce our profits a lot."

"I don't have to participate in the investment in the port terminal. How high do you think the profit can be? Is it comparable to my investment in other industries? Can it be equated with the IT industry?"

"You said you want to make concessions on the port and dock, and then you want me to give you some IT industry profits. Don't you think this is ridiculous?"

"Do you think it was your California consortium that prevented my Company from developing in the U.S.? Or do you think Aubaniu thinks he dares to target my Company? If I remember correctly, Aubaniu invited me to invest in the United States, An important promise of mine, my Company, will not be deliberately targeted."In recent years, why did Feng Yu let AMD, Nvidia, Gold Stone, etc. build factories in China and establish technology R&D centers? Once something happens, Feng Yu can completely set up a separate kitchen and then make the U.S. Corporation unable to operate.

At the same time, it is also a threat to the United States. If you dare to target it, then I will dare to bankrupt the Company over there. The lawsuit will be a big deal. I have lost a lot of money, but again, a large number of people will be unemployed in the US Congress.

"In this way, I would like to give you a promise that in two years at the latest, Facebook will raise shares and give you some subscription rights. You don't need to doubt the profitability of Facebook?"

For example, Amazon, Google, etc. originally needed money for expansion, but instead of issuing additional stocks, they borrowed and operated in debt. If you cannot get a loan from another bank, you can get a loan from Minsheng Bank.

Because not only Feng Yu, but other shareholders also believe that the profitability of these companies will be very good in the future. Issuing stocks now is not cost-effective/worthwhile and will reduce their future dividends. If debt management encounters difficulties, they can issue additional stocks at any time, and they can buy them all internally.

Google has made the United States in fear. This kind of Company, which has a huge influence on the internet/network, or the Company that affects the entire Internet/network world of the United States, is actually controlled by foreign capital.If emerging media such as Facebook and Twitter are all controlled by foreign investors, it will be unthinkable for American consortia, which will greatly endanger their interests.

"Feng, also include Twitter." Reid's eyes lit up. If the two Corporations can allow them to buy shares, then his credit this time will not be small, and the benefits he can get will not be less.

"Yes, but the businesses of Youtube, Rotten Tomatoes, etc. will be separated." This will not cause the fear of the United States, and it is very profitable, so there is no need to divide them too much.

The important thing is that, in this way, Feng Yu has established a relationship with a large US consortium, and can better participate in the division of US wealth.

Maybe it can be like this again...

Chapter 2008: Imported Agricultural Products

"Reid, I have another idea. Maybe we can cooperate. Are you good at agricultural and sideline products?"

"Although we are not the largest in the United States, we have many farms here. We also have fishing boats and our own food brands. The potato chips we produce are the best-selling in the United States."

Reid didn't know what Feng Yu asked for. Agricultural and sideline products must be large in order to make a good profit. How could Feng Yu want to invest in this?

Finance, IT electronics, cars, etc. are all highly profitable, even retail profits are high. Why does Feng Yu make agricultural and sideline products?

"No, I am not investing in your food brands, but in your agricultural and sideline products, such as lobster, crabs, freshwater fish, etc. These seem to be not very popular in the United States now."

Regardless of what Western food says about how delicious lobster is and how many people love it, in fact, lobster sales in the U.S. are declining now.

There are many freshwater fish in the U.S., but Americans don’t eat it at all because there are many freshwater fish with bones.

Crab and carp floods have occurred in many states in the United States, but they don't know how to deal with it. If this were in China, someone would have eaten it already.Crayfish used to be an alien species that invaded China. At that time, they were breeding wildly, and now they have to breed because they don't have enough food.

Ralph once said to Feng Yu such an interesting fact that a small town in the United States used to sell lobster to make money. But now that the U.S. economy is declining, the price of lobsters has dropped rapidly, but they still can’t sell. U.S. people don’t like to eat lobster anymore.

And in that small town, a good lobster feast is less than twenty dollars! It can be seen that the cost of lobster should be less than half.

Feng Yu felt at the time that if these lobsters were shipped back to China, they would definitely make money. Lobster is still a rare good thing in China. How many people think that lobster is a dish worth more than one thousand yuan, which is not affordable for ordinary people.

But in fact, this one is really cheap.

And even if it is shipped to China by air, the lobster will not be too expensive if the freight is included. And with a layer of imported shell, you can make more money.

Don't forget, Feng Yu is still a shareholder of Great Northern Granary, and Great Northern Granary, already the largest agricultural and sideline product corporation in China and even Asia, is now working hard to attack the European and American markets. As for the African market, it has already been settled.Great Northern Granary is thinking of ways to introduce foreign food, or to trade in regional food. From more places, ship to less places, and then make a difference.

The Chinese people's demand for food is also increasing. Because of the better living conditions, Chinese people naturally begin to pay more attention to clothing, food, housing and transport.

To buy a big house in the city, you need to bring an elevator. When you buy a car, you have to have a special face. Everyone knows the brand. Clothes, the kind that attracts the attention of thieves. Naturally, the food that has not been eaten before is not only delicious, but also the kind that others will wow.

China has also introduced some western food, and transported Chinese food abroad. For example, Great Northern Granary helped China's snacks and opened them to dozens of countries in the world. Among them, Shaxian snacks are the most popular!

There are also many kinds of snacks such as Chinese steamed buns, dumplings, candied haws, and steamed buns, which have gained a foothold abroad and even become popular.

The difference between the import and export prices alone made Great Northern Granary make a lot of money, not to mention many of them are self-operated by Great Northern Granary, and the profits are higher.

However, Great Northern Granary now has some problems with the trade with the United States, because China no longer imports genetically modified foods and no longer grows it itself. This makes some of the US partners before Great Northern Granary very dissatisfied.But they never thought about it. They Americans don’t eat genetically modified foods. They call this kind of crops as cash crops or commercial crops, not food crops.

Have you discovered that there is no genetically modified wheat in the world. Is it impossible to develop it? Absolutely not!

Some people speculate that because wheat is the main food of westerner, they don't study it, and don't let others study it. Whoever studies it is everyone's public enemy.

But corn and soybeans do not matter. Even rice is genetically modified. The yield is higher than China's hybrid rice.

If China does not buy, there are more poor countries in Africa and Asia, and they lack food.

Although it is impossible to prove that genetically modified food is completely safe, it has not been proven that it is completely unsafe, so many countries still purchase and grow it.

However, China began to reject genetically modified foods, which also made many other countries wary of this. U.S. agriculture has also been affected by this.

If Great Northern Granary is willing to import other agricultural and sideline products at this time, it will be of great help to the agriculture of the United States.

The United States is a big country of science and technology, but it is also a big agricultural country. There are many large farms in the United States. After retirement, many businessmen and athletes will buy a farm and enjoy the rural life."Feng, you mean you want to import a large amount of agricultural and sideline products from the US?"

"It's not all, but some. It's up to us to import, but it can definitely bring you a lot of profits, and it can also increase employment."

It is still very interesting to think about making the U.S. a planting and breeding base for China.

However, in the future, China will still strive to be self-sufficient. These agricultural and sideline products are available in the United States, and China’s geographic conditions should be available. Are the two sides extremely similar in latitude.

"Feng, then do you estimate how much this annual trade volume can reach? How many people can be employed?" Reid asked in detail.

"How can there be billions of dollars in trade every year, it will only be more, not less. At least it can solve the employment problem of tens of thousands of people, is this small?"

There are tens of thousands of people. Compared to a country in the United States, it is certainly not many, but compared to the number of unemployed in the United States, the proportion is not low. This business can be discussed.

The reason the big consortium is a big consortium is that, in addition to its main business, the industries it invests in almost involve all walks of life. It is guaranteed that any industry will prosper and they can share some profits. If any industry declines, they will not be hit hard."Feng, this is too little. If you allow China to import our seeds or grains again, then the Corporation here can count your shares."

Feng Yu raised his chin: "Is your food company very profitable?"

Unspoken implication, Feng Yu didn't even see these profits. Does his main industry bring him one billion profits every year?

"Also, I have something to do next. Just keep talking with Li Zeju and Kameido Masao. This little business has delayed me so long."

Reid smiled bitterly. This is a business of several One billion or even tens of billions of dollars. In Feng Yu's mouth, it is a small business that is delaying things. Isn't the world's richest man amazing?

Well, the richest man in the world is really amazing.

Chapter 2009: Big Problems In The Steel Industry

Feng Yu did not participate in this negotiation because of what happened? It was the signing of a contract between Polar Bear Mining Conglomerate and China Steel Company.

Lituo Group and BHP have completed the merger in iron ore mining and transportation. Of course, the next step is to find stable procurement targets to ensure benefits.

China just happened to have a surge in demand for steel. In addition, Lituo Group has just completed the signing of a joint venture company agreement with China Aluminum, and then talks about a long-term iron ore supply contract, which is more appropriate.

Everyone who does business hopes to have a stable and honest partner, and when looking for a partner for a new business, many people will choose a partner who has cooperated and trusted.

China's integrity is undoubted, not to mention Feng Yu as a guarantee. In addition, China allows Polar Bear Mining Conglomerate to participate in the shares, which also guarantees Kirilenko's interests, then this matter was naturally facilitated.

However, the signing of this contract may bring a series of troubles. This trouble is mainly aimed at China's Steel Company.

Vale’s ore is sold to the United States, and then steel is made in the United States and then sold to other countries and regions. However, the United States now mainly develops special steel, ordinary steel, and most of them are now imported.And their biggest importer is China. China is the world's largest importer of iron ore. Of course, it cannot consume so much steel. Even if China is doing many infrastructure projects, it must be exported.

Asia, Europe, and the Americas all want to export, and they are slowly opening up the market. Because of what, because the price is cheap and the quality is high.

Once China’s steel was synonymous with inferior quality. Later, China also discovered that steel was considered a strategic material. So under the blockade of European and American technology, it invested high research and development funds and developed its own technology. In some respects, it is better than Europe and America. More developed.

In addition, the wages of workers in steel mills in China are generally not high, and many of them are still old traditions and talk about dedication. Therefore, China's steelmaking costs have become very low, much lower than those in Europe and America.

China delivered steel to the other side's port, but the result was still cheaper than the other side's steel. In this way, the steel plants in the United States were seriously threatened and it is very likely that the products could not be sold.

In fact, the capacity of the U.S.'s own steel plants is sufficient to ensure the use of the U.S., so this may cause a problem, that is, the U.S. Congress imposes sanctions on China's steel exports, as long as China's steel is dumped on the U.S.Then not only can fines be imposed, but also import surcharges, which are retaliatory and punitive tariffs, can be imposed to protect the interests of their own company.

At the beginning of this year, the United States has already done so. Their steelworkers’ federation claimed that China’s export of car tires to the United States disrupted the freedom of the U.S. market, so it should impose punitive tariffs on China’s tires for three consecutive years.

This steel workers' federation can intervene in everything related to steel.

To put it bluntly, this is a kind of local protection. Who made China's export volume grow too fast, seriously threatening the interests of the United States? And not only the interests of the United States, but also the interests of many countries such as the European Union.

Why was it difficult for China to enter the WTO at the beginning? Many countries believe that once China joins it, it will have a catastrophic impact on their country’s manufacturing industry, because they cannot compete with China’s Company.

But in the end, China's entry into the WTO was facilitated by the United States, because the United States wanted to open the Chinese market and could no longer protect each other in this way.

At first, the United States made a lot of money, but now it seems that China has made more money, but the United States is beginning to suffer.China's tire exports from the United States have increased nearly four times in recent years, which is too fast. This has aroused the vigilance of related companies in the United States. They found that although the market has grown, more money seems to have been made by China Company.

In the economic crisis, Americans have also begun to buy cheap goods. The American tire company, such as Goodyear, is less competitive.

At that time, Feng Yu secretly asked someone to help to cancel the punitive tariffs, but China also secretly gave some other compensations, such as the purchase of US national debt, which was a compromise.

Of course, at the same time, China has also made a counterattack, imposing high tariffs on some export products from the United States, and China seriously suspects that this is because China no longer imports genetically modified food and seeds from the United States.

And China is more emboldened at this time, that is, Polar Bear Mining Conglomerate acquired Lituo Group, which can affect the price of raw materials such as ore to a certain extent.

The United States has always been a major importer of raw materials, but now China is no longer selling it. We keep the raw materials and produce it ourselves. Let the cost of raw materials in the U.S. rise by one notch, and then make your products even more uncompetitive internationally.

It is precisely because of this that the United States made another counterattack. They will also impose sanctions on China's steel products, impose penalties, and impose punitive tariffs.In fact, if China is only engaged in such a confrontation with the United States, China will not worry at all. Both sides suffer, and the United States suffers even more.

However, according to WTO rules, if China accepts these penalties, other countries can follow these schemes. For example, the European Union and Japan can also impose penalties on such products from China and impose punitive tariffs.

As a result, China's overall exports of this industry will suffer a major blow, and China will suffer even greater losses, which may trigger a wave of boycotts of China's export products.

It seems that this is a counterattack by the United States against China's delay in buying U.S. national debt. It's all agreed, but China has imposed conditions. Isn't this a bit too much? We, the United States, are short of money, but we are not bullied.

In fact, there are many contradictions between China and the EU. For example, the photovoltaic industry also wants to rule dumping. China's photovoltaic industry is mainly Feng Yu's investment, thanks to the help of the state, otherwise that part of the industry will greatly reduce Feng Yu's profits.

Of course, this will also reduce China's taxes and reduce the income of those Company employees.

In fact, Polar Bear Mining Conglomerate's acquisition of Lituo Group has already caused many public accusations from the European Union and the United States, but they were all forced back by Russia, which also represents the interests of Russia.Now we are establishing a joint venture with China Steel Company to produce steel, which will once again stir up the sensitive nerves in Europe and America. Feng Yu deliberately avoided Reid, not allowing Reid to have the first opportunity to communicate with him, and wanted to see what choices the US would make.

If sanctions are still to be imposed, then Feng Yu will not invest another dime in the United States!

Chapter 2010: High Labor Costs In The United States

As soon as the contract was signed, President Zhu of the China Iron and Steel Industry Association received a report from the secretary that the US sent a fax saying that a 15% punitive tariff would be imposed on China’s steel.

Chairman Zhu knocked on the door of the meeting room with the fax document: "Chief Feng, as you might expect, the US side has come again."

"This document is from the U.S. International Trade Commission? The overall steel industry, all steel products are subject to these punitive tariffs. They really dare to speak."

China's steel is generally much cheaper than that of the United States, but there are several of them, in fact, the price is similar to that of the United States, but the output of the United States is low and the demand is large.

In Feng Yu's view, the United States is crazy and poor. If you seize an opportunity, you want to take a bite of meat. Or it is also because China has not purchased the 50 billion US dollars of Treasury bonds promised here, so that the US side has no choice but to make this move.

There is another important reason, that is, the behind-the-scenes consortiums in the tire, steel and other industries are also supporters of Obama. Oba cattle naturally want to give them some rewards and help them get higher profits.

In many cases, what policy the United States will implement can be seen from the support consortium behind the President. For example, with the support of Microsoft behind Auba Niu, the United States must stimulate the development of the software industry.Now Aubaniu has the support of steel tycoons behind it, and Aubaniu naturally also has to protect the interests of these steel tycoons. Of course, I wouldn't say that on the face, but to find a reason for high-sounding. For example, there are more steel workers, and Washington is doing benefits for American workers.

Why are many industries in the United States clearly more efficient in machinery, but the production cost is much higher than in China? The fundamental reason is that their employment costs are too high.

Is the wages of American workers more than ten times higher than that of China? No, but their benefits are much higher than China.

The most basic benefits are medical treatment and old-age pensions. Needless to say, pensions, high wages, this will naturally be high, and the company subsidies more.

The most terrifying thing is the medical insurance in the United States. Everyone in the United States has bought at least more than ten types of insurance. Almost all types of insurance you can imagine are available in the United States. You can't imagine it, and the United States also has it.

This is the same as the gambling industry in the U.S. It seems that insurance can be bought for anything. For example, a singer can buy insurance for his voice. If one day my voice breaks and I can no longer sing, the Insurance Corporation must compensate for my loss.

It even said that you have a diha at home. You think it might ruin your home while you are at work. You can also buy insurance from Insurance Corporation.Of course, every insurance must have a risk assessment. As long as the Insurance Corporation believes that the risk is controllable, they will accept your insurance.

Insurance is a financial derivative, and these are naturally money-making tools made by large consortia.

There are several high-income occupations in the US. When we watch Hong Kong movies, we will find that these two occupations not only have high incomes, but are also very stable. The risks are much lower than those in the financial industry, that is, doctors and lawyers.

There is no need to talk about lawyers. There has always been a saying in the United States that the law protects the rich and lawyers serve the rich.

In the U.S., if you don’t have insurance, then I’m sorry. You have a cold. The doctor will check it and tell you to go back and drink plenty of water. He only listened to your heartbeat, took your body temperature, looked at the flat conductor, paid two hundred dollars for the consultation, and did not prescribe a medicine.

If you have low blood sugar, accidentally get confused, and then accidentally call an ambulance by a kind passerby, then you will be miserable. There is no one thousand dollars that can't be paid. The ambulance alone costs seven or eight hundred dollars.

If you have a red spot on your body, you accidentally meet a doctor who can’t understand, and then you will come to you for a consultation regardless of it, then the five-figure dollars on the bill will make many people prefer to use a knife. The red dot went down.Many people in China say that it is cheaper to see a doctor in the United States, and it is due to dupe/sway. But all this is completely different if you have insurance.

Depending on the type of insurance, many of you don't need to pay a penny at all. Even if the insurance is average, you only need to pay 20% at most.

And what kind of insurance do those American workers ask the Company to buy them? 80% reimbursement will definitely not work. Is 100% reimbursement enough?

Not enough, they have to reimburse one hundred and two percent, because they still need nutrition and lost work expenses.

You said this insurance can be cheaper? With this kind of insurance, those who have a slight headache will have to be hospitalized. Anyway, does the Insurance Corporation fully cover it? Some of them can even make money.

The efficiency of the company is reduced, and the expenditure will increase. How much can the company afford?

So fundamentally, it is because the cost of living in the United States is too high, especially the medical cost, which is ridiculously high. You think that many Chinese people who have colds and fevers like to buy their own medicine and are reluctant to go to the hospital. This is especially true in the United States. Their family medicine kits sell very well. They contain some standing cold medicines, anti-inflammatory medicines, stomach medicines, band-aids, gauze, etc. They sell for hundreds of dollars, which is even hundreds of dollars in China. RMB may not be sold.Just because the insurance is relatively high, some companies can afford it, but these workers also need other benefits. For example, for steel factory workers, there must be high temperature subsidies, and various other possible damages to the body must be prevented. They are collectively called health subsidies.

Such subsidies are often even higher than wages.

In the eyes of Americans, life should be enjoyed. Work is only to make money, but when making money, it must not affect the quality of life.

You said that you have no culture, no skills, and want to make money but don’t want to endure hardship. Is this reasonable?

They just think so, if the company owner can't meet their requirements, it's simple, strike!

If we don’t work anymore, let no one work in your factory, and the loss in one day is not a small amount. When the Detroit workers went on strike, General Motors, Chrysler, and Ford Car lost hundreds of millions of dollars a day. In three days, those car companies were forced to compromise.

A strike cannot be dismissed, otherwise you will be sued by the union, believing that you are unfair, it is deliberately targeted, fines, and high compensation.It is also the existence of these labor unions that make the U.S. manufacturing industry go downhill year by year, because these medical care, pensions and other benefits alone make Company owners miserable, not to mention that these people often ask for increased benefits. If you don't make money, you have to add a fart.

Many companies went bankrupt because of these, but those workers didn't care at all. They thought the country would definitely solve it, otherwise they would protest and make things worse.

It is precisely because of these that the import value of many products from the United States is increasing day by day, and it is not enough not to import. But the import volume is high, their home country Company is too much impacted, and they don't want their home country Company to go bankrupt, so they come up with this method/trick of local protection.

Now, it is time for the two sides to play.

Chapter 2011: Looking For EU Cooperation

China and the United States are competing. This not only represents the interests of Feng Yu, but also the interests of many Chinese businessmen and companies, and even the interests of China.

China is not incapable of compromise, but the United States must also make concessions and give in to each other in order to truly cooperate. How can the U.S. retreat? Then we need to let the United States know that we still have a huge market.

The EU, at first, negotiated between Germany and France whether we could cooperate in some industries, and then in order to have a greater impact, they brought the Netherlands, Italy, Belgium and Luxembourg in.

But the real dominance is Germany and France. Their main interests in the beginning were coal and steel.

In order to ensure the alliance of interests, they also set up several European banks to help each other. Many neighboring countries saw that this alliance was very strong, and they suffered a lot from fighting each other, so they applied to join it.

The European Union is now the world's largest government and economy. There are many similar laws among allied nations, especially in economics and trade.

Nowadays, it has unified the currency euro, with the intention of offsetting the influence of the US dollar or even replacing it.The United Kingdom, the most important ally of the United States in Europe, is also one of the member states of the European Union. However, at the beginning, France could strongly oppose Britain's accession, which also caused the relationship between Britain and France to be not good.

The European Union is also China's most important partner, and in many respects it is the most important.

As early as more than ten years ago, China started the China-Europe talks with the European Union, mainly to promote bilateral trade cooperation, and cooperate on governance to ensure their respective interests.

Especially in the fight against the US dollar and the United States, everyone actually has the same interest demands. China is also the first major country to introduce the euro to foreign exchange reserves.

Even in these years, the ratio of reserves between the euro and the dollar has been adjusted, and the relationship with the EU has become increasingly close. In particular, the EU is absorbing Central and Eastern European countries to join it, which is closer to China.

Among EU member states, tariffs are extremely low and even claim to be borderless. As long as China has opened up one road, then the whole road can be guaranteed.

China once again launched the China-Europe talks. Compared with the harsh conditions on the US side, the EU's obvious conditions are not so excessive.

China must also ensure that the EU will not boycott China's products, so that China can continue to increase exports and create more income. And the EU supports China, so China will not worry about sanctions on the US side at all.If you sanction me, I will go back, economic war, who is afraid of whom. The absence of the United States as a trading partner will have little impact on China.

Of course, the EU also has deep trade relations with the United States, but the EU has always been very vigilant about the United States, and they do not want the United States to influence their country.

They also know that there is a British undercover agent, but the UK cannot influence the overall EU resolution. But one thing is interesting, that is, many member states of the European Union, after the introduction of the euro, gradually began to abandon their own currencies and jointly maintain the euro currency system.

But the British pound still exists. The United Kingdom has not joined the Eurozone, but the Euro can be used in the United Kingdom. Many stores are marked with two price tags, and the pound sterling is not equivalent to the euro!

What does the UK worry about? Worrying that they will be left behind economically, and that after losing its currency independence, Europe will be too strong to its disadvantage.

After all, the EU is not only an economic community, but also represents a government community.

China is now recognized as an Asian Boss. Although Japan is strong, Japan’s exports are far greater than imports. What the EU needs is a huge market. Obviously China meets this requirement.As a result, the EU and China have very close ties. Everyone wants to crack down on the status of the US dollar. The interests in this regard are also the same. This time China is holding the China-Europe talks. What is the reason for the EU side also be very clear about sth.

Isn't it just worrying about sanctions on the US side? In fact, they think the root cause of this incident is in the UK. If the United Kingdom did not sell Lituo Group for money, would there be these things now?

Britain thinks that they still have a must and trust, and will continue to take the initiative, the result? Now that the initiative is firmly controlled by Polar Bear Mining Conglomerate, Britain is dumbfounded, right?

Fortunately, other countries in the European Union do not have much iron ore, and their demand for steel products is not particularly large. Even the total demand in Europe is not as good as China.

It was originally possible to use iron ore to restrict China and other emerging developing countries, but now they can’t. The main reason is that the British side miscalculated the situation. In addition, the United Kingdom was too short of money at the time, and was the worst dragged down by the economic crisis in the United States.

European Union countries have low demand for steel and their own steel industry is not very developed. Of course, some special steels are still being produced.China and the European Union have promised that we will not compete with you on some of your special steels in terms of advantages. However, you will import ordinary steels with lower profits. Of course, this is not absolute. If you have any A better choice, we will not stop.

In any case, the iron ore that the EU wants to import must be from the joint venture of Lito and BHP Corporation, which is more cost-effective/worthwhile than their import from Brazil.

And this time, China and the EU have talked more about it. Isn’t the U.S. concerned about China’s steel, so you can talk to the EU first.

Correspondingly, China allows EU countries to participate in China's transportation construction such as airports and highways, which is regarded as mutually exporting superior technologies.

China's road network is much worse than that of developed countries, and the same is true for airplanes.

On the other hand, China has discussed tourism-related matters with the EU and will promote tourism in Europe. And import some European products to replace American products.

At the same time, Feng Yu also promised to build several electronic product factories in Europe. In fact, Feng Yu planned to do this a long time ago, which can be regarded as the global strategic layout of Wind & Rain Electronics.

Among them, Huang Fatzi's Company was also selected. He is also preparing to go to Europe to establish at least one subcontract(or)/OEM supplier factory to grab the market there.Even if there is only an order from China, or an order from Feng Yu, he can guarantee that he will not lose money. The important thing is that he represented China Company to go out this time. What an honor for him. He also saw Zhang Ruiqiang and was so excited.

This meeting between China and the EU was publicized through the media. The U.S. side immediately knew that the method/trick of economic sanctions against China was not working well.

They are also studying whether they should make some compromises in exchange for China's money immediately.

Chapter 2012: Oba's Choice

Kameido Masao called and reported to Feng Yu that Reid really speeded up the negotiation process of the port and terminal, and the other party made concessions on many terms.

However, the negotiation on the test section of the high-speed rail is still stalemate. The other party has more demanding requirements, insisting that it must be a controlling shareholder and not giving Wind & Rain Holding Company a veto.

Feng Yu and Kameido Masao made it very clear that they must either hold the controlling shares. If concessions are made on the shares, then a veto is required to ensure that China's interests will not be damaged.

But the U.S. side did not agree to either of these, so Feng Yu is not in a hurry, and will continue to drag it if it is a big deal. Anyway, China is also negotiating with the European Union. Maybe the European side will negotiate first, but the US side will not discuss it yet.

No matter which side you are cooperating with, Wind & Rain Holding Company is not participating in it by itself, and it is definitely necessary to get China's CSR, CNR, etc. The technology is in the hands of these companies, and Feng Yu is at most paying money.

Or Feng Yu also has a very important role, that is, as a link between the two sides. Because of the diversity of Feng Yu's industry, it has a good relationship with many consortia, and sometimes it can influence some upper-level decisions.

Of course, Feng Yu is still on China's side. There is no reason for him to take care of foreigners, and those foreigners will not benefit Feng Yu.During this period of time, the United States, especially the Obamas, had to make some compromises. He had to make some achievements, especially to get the United States out of the quagmire of the economic crisis.

Kameido Masao and Li Zeju cooperate well, and the negotiation progress is faster than Feng Yu imagined. China has also fulfilled its promise and purchased US$50 billion of US national debt. The US will no longer impose punitive tariffs on China's steel, tires and other products.

Of course, China no longer imposes punitive tariffs on American products. They have negotiated with the EU and will import some substitutes from the EU. The export value of these products from the US will itself be seriously affected.

China's tough statement has also let many Chinese people know. They knew that the United States would impose sanctions on China. When many people were worried, they did not expect that China would immediately impose counter-sanctions on the United States.

In the impression of many people, the United States is extremely powerful. They never know that the motherland is so hard-spirited. And this time, it seems that the motherland has the upper hand.

The sanctions should be stopped on the US side, and then on China. This makes many Chinese people feel extremely proud. Unconsciously, has China been able to wrestle with the United States?But what everyone didn't notice was that Feng Yu played a very important role in this incident, or Feng Yu's industry played a huge role.

The media in China has changed a lot from the previous generation/life, reporting some good and bad things in the country and letting the people know. Of course, there are still certain choices.

People may not be able to understand many news, but there are many people who can understand, especially many businessmen doing foreign trade business.

Governance and economy have always been very closely related.

People in the U.S. saw these news, which also triggered an upsurge. Many people feel that the United States seems to be weak. When did the United States want to sanction other countries but finally gave up?

Some people are seriously pessimistic about the US economy. It is believed that the economic crisis in the United States may not be alleviated for several years.

This made Obama more passive. While he let the media publicize some of his political achievements, he promised the American people how long he would bring changes to the United States and so on.

Auba Niu also urged Reid and others to quickly sign the agreement with Feng Yu, proving that his work was fruitful. If this contract is said to be his intention negotiated when he visited China, it can be counted as his political achievement.In fact, this is indeed the project that Feng Yu decided to invest after he went to China to meet Feng Yu.

Before signing the port terminal contract, he must ensure that other contracts are signed first, so that the port terminal contract will not cause resistance from the Western Dockers’ Union.

Aubaniu hates these trade unions. They don't understand business at all, and they don't know how to make money, and they know that they demand various benefits.

But this is the current situation in the United States, and he cannot change it.

Now there is actually another way to make money in the U.S., which is to sell their superior products, such as...Military~Fire!

This includes missiles, aircraft, warships, etc., guns and weapons are all small heads.

Under normal circumstances, the United States only sells these products to their allies, such as the United Kingdom, Japan, South Korea, and so on. And now, because of the rapid rise of China and Russia's military expansion plan, China and the countries surrounding Russia have greatly increased their demand for military fire.

China and Russia will definitely not sell these products to neighboring countries. The geographical location is too close, which poses a serious threat to themselves, just like the United States has never sold to Canada arms that might pose a great threat to them.And countries such as Israel, the demand for many firearms is also greatly increasing, because they are still in war all year round.

Although Auba Niu promised to the people that he would end the war, the consortiums behind him also have military factories, so it is impossible for him to harm the interests of these military and fire dealers.

In addition to purchasing from the military of their own country, they also have to look for overseas orders, and they have a strong ability to actively find customers. And this time, they took aim at a very good customer, who has enough money, and can also disgust China.

This customer is Taiwan.

Taiwan saw the rapid development of China's aircraft and missiles. They were frightened during the military parade this year. So I contacted the United States again. Before, GCEO rge Bush promised to sell us some Patriot missiles, but it caught up with your change of term. Can you sell it now?

Why did GCEO rge Bush suspend this order at that time, just to ease the relationship with China. But this time in China, many of his goals were not achieved.

People in the US also complained a lot about him, saying that he was too soft, and they felt that the US was bullied by China. He also needs to do something to restore the people's opinion of him, otherwise his approval rate will drop all the way.So when Reid was negotiating with Li Zeju and the others, Aubaniu sent another person to Taiwan to talk. Although Taiwan has not developed particularly well in recent years, it still has some wealth.

As for Feng Yu, he made a few calls and called Kirilenko, Li Shiqiang, Wang Wei, and Wu Zhigang together to discuss cooperation with them.

Of course, it is not cooperation in the country, but cooperation to enter the US market, or even the entire North American market.

Chapter 2013: Working Together To Do Logistics

Feng Yu called the two major domestic private logistics giants together. Wang Wei was a little confused. Is Feng Yu planning to integrate the logistics industry?

But he has always told Feng Yu that he can give up part of his equity to Feng Yu at any time, which is regarded as a return for Feng Yu’s initial help of 100,000 yuan, and the equity he planned to let out has already been valued at more than One billion.

Li Shiqiang is Feng Yu's brother-in-law, and Wang Wei knows this. It is said that Wind & Rain Logistics was originally founded by Feng Yu, and Li Shiqiang also has shares in Feng Yu's other businesses.

After the two parties separated, Wind & Rain Logistics became Li Shiqiang's Corporation completely. Li Shiqiang no longer holds shares in Feng Yu's other corporations, but the name of Wind & Rain Logistics has not changed at all.

Even many Chinese people think that Wind & Rain Logistics is Feng Yu's Corporation, but in fact Feng Yu does not have any shares.

"Brother-in-law, Dawei, Gangzi. I called you over today to discuss something with you and see if you are interested."

"Shunfeng Logistics and Wind & Rain Logistics are both top logistics corporations in China, not only for express parcel delivery, but also for the transportation of other bulk goods. You are also the leaders."

"Now you are all starting to develop abroad, and you also have multiple logistics methods such as air transportation, road transportation, rail transportation, and water transportation."
"The United States is the country with the largest trade volume in the world. The high trade volume means that their logistics market is large. As for me, I am a shareholder of Amazon, and Brother Ki is a shareholder of Yibai. Both of these two corporations belong to e-commerce. One kind, the demand for logistics is very high and the requirements are very high."

"The logistics and delivery of many products in the United States is also a big problem, and they are currently outsourced to other logistics companies."

"Now I have discussed with Brother Ki, solicited the opinions of Amazon and Yibei, and plan to establish a logistics company, especially to follow the model of your Shunfeng Logistics and Wind & Rain Logistics and do the best in terminal delivery."

"I don't know if you are interested in taking a stake in our logistics Corporation established in the United States?"

Wang Wei glanced at Li Shiqiang, um, didn’t Li Shiqiang know the news in advance? Feng Yu put him in the same position as Li Shiqiang, without bias, which made Wang Wei very comfortable in his inner heart.

"Director Feng, can you talk about how to invest in the shares in detail?" Wang Wei is still very interested in this. Opening the Corporation to the United States will be the most important step for Shunfeng Logistics' overseas expansion.

It's just that Wang Wei's grasp of power is very deadly. In his Shunfeng Logistics, no one except him owns the shares of the Corporation, and all of them are taken back by him. Those executives only have the right to pay dividends.It can be said that Shunfeng Logistics belongs to Wang Wei alone, and does not even have any shares in his parents or his wife.

If Feng Yu invests in overseas logistics Corporation, then he cannot be a minority shareholder. He doesn't think Feng Yu will be stronger than him in logistics management, so he even wants to fight for the management right of this joint venture Corporation.

"Wind & Rain Holding Company, Polar Bear Holdings, Amazon, Yibei, Wind & Rain Logistics and Shunfeng Logistics jointly funded the establishment of this nationwide logistics Corporation, with parcel delivery as its main business."

"Each company can hold 15% of the equity, and there are 10% of the equity. To transfer to a consortium in the United States, we need to cooperate with the Americans to avoid a lot of trouble. Of course, they will also take Out the equivalent assets."

"All of us have the same investment ratio and have the same voting rights. Dawei, are you interested in becoming the president of this joint venture?"

Wang Wei was stunned. He didn't expect Feng Yu to call him the president directly. Shouldn't it be Feng Yu's person?

He saw that Wu Zhigang was there, and thought Feng Yu was interested in Wu Zhigang. Even making Wu Zhigang the president of Wind & Rain Logistics is to exercise his related abilities.

But now it seemed that it was different from what he had imagined.Wang Wei understands English and has strong personal abilities. Some people even joked that the biggest obstacle to the development of Shunfeng Logistics is that Wang Wei is too capable and other management cannot keep up with Wang Wei's footsteps.

The world's top logistics companies once wanted to buy shares in Shunfeng Logistics, and some people approached Sun Lijie, hoping to help them inject capital into Shunfeng Logistics, and could give Taihua a commission of 10 million U.S. dollars for consulting, and even this commission can be discussed.

But in the end Sun Lijie refused. If Wang Wei allowed others to inject capital, then Taihua Consulting would have invested long ago. What kind of foreign investment would have been obtained in turn? What's more, he knows clearly that Wang Wei’s entrepreneurship was borrowed by Feng Yu, but Feng Yu did not want to buy a stake in Wang Wei’s Corporation.

He just said that if Wang Wei needs funds for development one day, he can find them Taihua for consultation and financing, but he didn't mean to narrowly report.

Feng Yu values Wang Wei very much, and he also thinks that this joint venture Corporation Wang Wei is the most appropriate to manage. He has no experience with Kirilenko. Li Shiqiang does not understand English. Although Wu Zhigang has learned English by himself, he is not good at speaking. Moreover, Wu Zhigang wants to take over Taihua Holdings. How could Feng Yu let him go? Manage the logistics company in the United States.

"Director Feng, you let me manage it? Okay, then I will manage it." Wang Wei did not pretend to refuse, he was very confident in himself.Although 15% of the shares are small, it is enough to listen to Feng Yu and support him.

Li Shiqiang did not show any unhappiness. He also knew that Wang Wei was better than him in logistics management. He also took up the development earlier to compete with Shunfeng Logistics. If it develops at the same time, Wind & Rain Logistics is definitely not an opponent.

"Dawei, the money invested this time is not a small amount. We have to build a huge and complete logistics internet/network, including aircraft, railway, and road transportation, and even shipping in the future. And we naturally have two The source of major customers, Amazon and Yibai, so in this regard, we should not worry too much."

"And the parcel business of Brother Ki's subsidiary Corporations will also be handed over to our own logistics Corporation. Ensure that the Corporation has enough orders. Now there are two options, one is that we acquire one or several small-scale companies Logistics Corporation, integrated to form a large-scale logistics Corporation."

"The other one is that we directly establish a new logistics corporation, and recruit talents from other logistics corporations so that they can bring customers to change jobs. Dawei, how do you think we should choose?" Feng Yu asked."It's better to acquire a few small logistics companies to integrate resources. There are so many logistics companies in the United States, and UPS and other companies are developing so well. If we start a new company by ourselves, we can only dig people from UPS and other companies, which will cause them Strong resistance is very detrimental to our development."

"In addition, we can also make some choices for the small logistics company to ensure that our business can be developed quickly. We can even partially cooperate with other logistics companies to reduce our expenditure in areas with fewer orders and ensure our profit."

"Chief Li, what do you think?" Wang Wei turned his head and looked at Li Shiqiang again.

Chapter 2014: The Big Problem With Labor Costs

"President Wang, I think you may have overlooked an important issue, that is, labor costs. The development of your Shunfeng Logistics is low basic salary, high piece rate salary, let you Shunfeng Logistics, a large number of receipts and dispatches with income of 10,000 yuan have emerged. member."

"But China and the United States are still very different. In China, you only need to have basic social insurance, including pension, medical, and unemployment insurance, and the payment is based on the basic salary, and the payment amount is very low."

"The U.S. is different. They will definitely require payment based on the overall income, and the proportion of payment is much higher than ours. How do you protect the company's profit?"

Li Shiqiang's problem is very acute because he once considered opening branch offices in the United States, but after analyzing and investigating with Wu Zhigang, he found that China's model cannot be copied to the United States. The national conditions of the two countries are very different.

He now wants to know how this problem would be solved if it were Wang Wei.

The problem of Li Shiqiang is also what Feng Yu and Kirilenko are most concerned about. The salaries of receiving and dispatching staff in the United States can be solved, but the high welfare benefits will not make them any money at all.

Unless you have complete logistics channels, you can effectively reduce costs. These are exactly what they lack.Wang Wei seemed to have an idea about this, and he responded quickly and directly: "This is a very easy solution. Our charges will be higher because our service will be better."

UPS's parcel delivery is the world's first, and their charges are relatively high, the service quality is also very good, and they also have the most complete logistics channels, including cross-border and cross-state logistics.

"I have done a survey. Many people in the U.S. don't like express parcels because they are usually at work when the couriers deliver the parcels and there is no one at home."

"Then the courier has several options. The first is to leave the package in the yard, so that the package is not signed for at all, and if the contents are damaged or the package is simply lost, the Courier Corporation must compensate."

"The second option is to wait until there is someone at home, so that the couriers have to work overtime. Few people like to work overtime at night, especially for express delivery. Those couriers may choose to deliver the package on the weekend, so many people receive it. The package is several days late."

"And we can provide a third option, which is to establish an organization similar to a post office in a community and notify customers to pick up the express delivery here. You can also unpack the package in person, accept and sign, and let customers get the first time. package."

Feng Yu's eyes lit up, and a term popped up in his mind-Cainiao Station!Isn't this the post that Ma Yun built afterwards? Unexpectedly, Wang Wei had thought of it now. If this is the case, then many problems can indeed be (bamboo) splits when it meets the knife's edge, and even this station can also collect parcels from other express companies, which may be more profitable than pure logistics.

It’s just that, they have to invest a lot more funds. Each post must not be too small, and there must be a few staff members, and the staff’s commuting time must exceed the normal working hours. Waiting for many people to pick up packages after get off work.

And there are many more people to be hired. The pros and cons exist at the same time.

The disadvantage is that costs and expenditures have to increase a lot. The positive side is that you can negotiate again with the U.S. Government. We have added more job opportunities for you U.S. Americans, so you should enjoy some preferential policies, such as tax relief.

Li Shiqiang, Wu Zhigang and others all showed interest and admired Wang Wei. They have also seen the post office, and even Li Shiqiang used to work at the post office. How could they not think of this way?

"With this organization, our income will increase a lot. Because our service quality is better, then we can charge higher fees. So although the cost in the US is high, it is not a problem for us. "Feng Yu thought for a while and asked, "Do we have to pay insurance benefits in line with UPS, etc.? And I want to make it clear to you first, we want to hire U.S. Americans, and we must give priority to port workers."

Port docker?

Wang Wei's brows frowned. Those people are powerful guys. They are very suitable to send large items, but there is no advantage in sending small items.

And many of these strong people have bad habits, that is, they like to throw away the express. If they are not careful, the contents of the package may be damaged.

If the contents of the package are damaged when they reach the customer, then Express Corporation must pay compensation in accordance with the agreement. In many cases, double compensation is required, which has also caused considerable damage to the Corporation’s brand reputation.

It seems that he still needs to cooperate with Insurance Corporation. He remembers that Feng Yu invested in the banking industry in the United States. There are also insurance companies underneath. Moreover, each receiver must pay accident insurance, otherwise the company will not have to compensate for any accidents that happen to the receiver during work.

Calculated in this way, the insurance expenditure of each dispatcher is not a small amount. If you add rain subsidies, windy weather subsidies, snow subsidies, high temperature subsidies, cold subsidies, etc., the cost will be even higher. high.Wang Wei consulted the relevant company in the United States and learned about the existence of trade unions here, and also knew that workers’ income or welfare benefits would be increased in various names. Even many American workers engaged in manual labor were better than those engaged in mental labor. People earn more.

"The insurance and other benefits we pay must be no worse than other logistics companies, even if the other party is the world's number one. At the same time, we must highlight our characteristics, that is, our delivery is faster, the service attitude is better, and even the delivery The dress code of the staff has strict requirements."

The same uniform, the same vehicle, smiling service, clear prices, etc.

"Another important point is that many of Amazon and Yibai's logistics are free, which is the responsibility of the Corporation. You require high logistics charges and good service quality. This will increase the cost of Amazon and Yibai. It is possible to lose them, will they agree?"

How Amazon initially expanded is that it is free of logistics fees, allowing many customers to see benefits. They regard the free logistics fee as a promotion method/trick, and the effect is still very good.

"I will discuss this with Amazon and Yibei to find an internal price that is acceptable to both parties. Moreover, we will launch the latest parcel sorting equipment to ensure the highest efficiency and the lowest cost."
"Okay, you can figure it out clearly, but according to our budget, this time our investment is not a small amount. Are you two having difficulties?" Feng Yu looked at Li Shiqiang and Wang Wei.

Chapter 2015: Grab A Loan

"Director Feng, how much do we probably pay?" Wang Wei asked.

"Although we are a newly established Corporation, we have to acquire some smaller-scale logistics corporations, build our own transfer stations, parcel collection stations, etc., and purchase some trucks, battery cars or motorcycles. The total investment is almost five. About one billion US dollars, if you subscribe for 15% of the equity in full, you need 7.8 billion US dollars.

Both Wang Wei and Li Shiqiang looked sad. Their net worth was naturally over US$700 or 800 million, but most of them were the assets of the Corporation. Unless they sold their shares, they would definitely not be able to get so much money. Seven or eight billion RMB is about the same.

They also know that the United States has the world's largest logistics corporations. If it wants to grab food from those giants, the scale must not be too small, otherwise it will go bankrupt or be acquired.

Now they have a good opportunity. With two companies, Amazon and Yibei, which have a lot of logistics orders, they will buy shares, and other Corporation orders will be handed over to them. If you don’t seize this opportunity, then you can only watch. Watching the opportunity slip away.

Feng Yu also saw the embarrassment of these two people. He smiled and said, "You can go for a loan. Use the assets of your two logistics companies to mortgage it. It is not a problem to borrow a billion dollars."Although the two logistics companies have not been listed, their asset evaluations have already exceeded 20 billion RMB. If they choose to go public, their market value will definitely skyrocket. After all, the two of them together are bigger than China's postal logistics. With such a large market as China, a lot of money will definitely be made in the future.

A loan of five One billion RMB may be difficult for other companies, but it is not difficult for their two companies. Many people find it difficult to pass the bank loan review because the assets you put out as collateral are insufficient in value and your repayment ability is not so reassuring.

For many companies, bank would like you to take a loan. This is obviously a profitable business. Who would refuse?

"If you can't find the bank for the loan, you can consider the Minsheng Bank. You can get the loan from the Minsheng Bank now. Of course, you also have your own bank. I believe the loan procedures will be easier to get there. How to choose, you decide for yourself."

Even Amazon and Yibei need loans. However, the amount of the two loans is not high, and the repayment period is very short.

As for Feng Yu and Kirilenko, they don't need a loan at all, they invest directly in cash.After Li Shiqiang and the others left, Kirilenko looked at Feng Yu with excitement: "Feng, our logistics company, will it become the world's number one in the future?"

Feng Yu glanced at Kirilenko: "Brother Ki, have you seen the scale of large corporations such as UPS? Their brand value exceeds tens of billions of dollars."

"Moreover, others have assets such as airplanes, freighters, trucks and other transportation vehicles, as well as their customer channels, and their public praise. These are all things that we are far behind."

"You also invested in logistics in Russia. What happened? This job is not very good, right? But if you do it well, you can definitely make a lot of money."

"Of course you have to think about the number one in the world, but it won't be too simple. This can't be done by simply spending money, and even if you spend money on customers and public praise, when will you earn it back?"

Others have business contacts in more than two hundred countries around the world, have hundreds of thousands of employees and contractors, and have been public praise for so many years. And this is not an innovative industry. In addition to improving service quality, what else can you do?

You said that automatic parcel sorting is available. You said internet/network or phone call notification to pick up the package, this person also has it.As long as you can think of, others can think of it. As for this station, although the other party does not have it, they have cooperated with the postal service and others to rent the postal business outlets, and the effect is similar.

The logistics industry, to put it bluntly, is a service industry, not a high-tech industry, not that you can instantly reveal one's talent if you possess a certain technology.

One reason why Amazon and Yibei want to buy shares is to control the logistics channels in their own hands, so as not to be passive in the promotion. The other is also because it can effectively reduce their logistics costs and increase their competitiveness and profits.

The business of Amazon and Yibei was outsourced to several logistics companies such as UPS.

They first tried it in the U.S. After they got it done, the logistics company could expand according to the business scope of Amazon and Yibai, or the business scope of companies such as Feng Yu and Kirilenko.

You may not be able to make a lot of money, but you can guarantee that you will not lose, and you can also guarantee your own initiative.

After everyone communicated about the incident, Feng Yu asked the media to report on the incident. Before opening, let the brand start. This time, based on everyone's opinions, this logistics company is called Beifeng.

Wind represents Wind & Rain and tailwind. North means polar bear, and it also represents the American Northern Logistics acquired by the American shareholder.After this news appeared, Li Shiqiang and Wang Wei's office/bureau never stopped.

Many people come to their office/bureau every day, most of them are bank representatives, in order to give them loans.

Others queue up at the bank for loans, and the bank takes the initiative to provide on-site services.

Chapter 2016: Terminal Contract Signing

"Feng, Beifeng Logistics Corporation, how many dock workers are you planning to hire?" Reid asked of impatient when meeting Feng Yu.

"It depends on how many dockers are suitable. If none of them are suitable, then none of them will be hired." I am anxious now.

"Feng, there will definitely be many people suitable."

"That's not necessarily true. I heard that the average salary of dock workers is $43 per hour, while the average hourly salary of logistics is $24. We at Beifeng Logistics are the lowest among them. The salary per hour is $8, which is just higher. Minimum salary standards."

Reid was shocked: "Feng, how can you do this! Who is willing to deliver you $8?"

Feng Yu leaned on the chair and took a sip of hot tea slowly: "Many people will be willing. Many of you in the U.S. have not worked yet, haven't they?"

"Feng, this is completely different from what we said before." Reid was a little anxious, "Don't you worry, those workers say you are a vampire?"

"I haven't finished my words yet. It's just the basic salary. For every package received or sent, there is a certain commission, which is the piece rate. Of course, there will be a guaranteed amount. Anyone can It can be done easily."
"So you want to make more money, so you can send more packages. Isn’t that unreasonable if you do more and earn more? Or do you Americans think that you should earn more if you do less? Or is it a lazy person with equal pay for equal work? Should also earn as much as hard-working people? Is this what you call fairness?"

Both Wind & Rain Logistics and Shunfeng Logistics have this kind of piecework wage model, with a basic salary of one to two thousand, but generally they can earn more than six thousand. Those who work particularly hard have a monthly income of tens of thousands of dollars. In a good time, you can earn tens of thousands a month, and your little white-collar workers in office/bureau earn a lot.

Those who really work hard to deliver goods must be paid more than the average of $24 an hour.

"Feng, this gap is too big, and there are definitely not many dock workers willing to be the receptionist." Reid shook his head.

"Then don't do it, it's not that we can't hire people. If they come, we can hire them first with equal conditions. But they don't like the jobs we provide, so should we force them to leave the other side behind?"

"We will buy all the insurances that should be bought for employees. There is nothing special about this, and you don't need to take care of it. But in terms of tax payment, we hope to have a certain discount, which you agreed to before."At this time, Feng Yu began to make conditions. You want us to invest there, yes, but there must be some attractive conditions, right?

The initial investment in logistics is also relatively large. If there are no tax reductions, then there will be no money in the first two years, and this investment will not be so cost-effective/worthwhile.

"Feng, this is completely different from what we said before."

"Oh? What did we say before? I said I would open a logistics company and hire those dockers with no skills. I can do this. Did I break my promise? And how do you know that those workers will Earning less than when working at the dock? How do you know those workers are unwilling to do this job?"

Previous generation/life Someone has done a survey, and many of them have worked as dispatchers. They are not willing to change jobs, not because they have no other work skills.

It is because I feel that this job is relatively free, and as long as I work hard, my income is certainly not low. Other jobs often work overtime but there may not necessarily be overtime pay, but this overtime can definitely make more money.

"Also, I can give it one step further. We need logistics franchise stores. Under the same conditions, we can give priority to the docker's family. I have shown the greatest sincerity. If you are not satisfied with this condition, then why not put the docker Introduce UPS waiting for Corporation to go?"Quite simply, it's not because UPS and other top logistics companies don't need people anymore, but they simply don't meet the other party's recruitment requirements.

Feng Yu has set the lowest recruitment rate, and other logistics companies will not be so low.

Reid felt very embarrassed, he felt as if he had suffered a big loss. He was at a disadvantage when negotiating at the terminal. Li Zeju's team had much more experience than him, and they had already made many concessions in order to negotiate as quickly as possible.

But now, it seems that there are more and more places where they suffer. They originally wanted to take advantage. Now that the advantage is not taken up, it must be fair and reasonable. Why do they become the loser?

The biggest reason is that Washington's policy requires them to negotiate this matter as soon as possible, and they have already done news media propaganda to gild Obama in advance.

The news has been reported. If the contract collapses, Reid will be pushed out as a scapegoat, accepting the anger of the people and the anger of the shipowners.

Moreover, the factory where they produce the automation equipment has already selected the address, and even there is also starting to recruit workers. If this is overturned and re-negotiations, Feng Yu and the others don’t care. They haven’t invested money anyway. At most, some negotiation time was wasted. .But it can't work in the US. They have already done a good job of distribution of benefits, where the factory is built and where to recruit workers, they have already divided them, and they have to build it.

Moreover, the scale of this investment is still so large, and they have some difficulties in taking over. It is not easy to deal with the Obamas. Although the President is supported by their large consortium, if anyone does not take President seriously, it is very easy to cause trouble for their consortium.

Aubaniu hopes that this can be negotiated as soon as possible, and then there will be a steady flow China Company to invest in the United States to build factories and so on, so that the United States can use China's money to restore the economy. It helps a lot.

Reid took a deep breath: "Feng, there is another point that is difficult to reach a consensus with Li. I hope you can help solve it. We request that we have the right to participate in the management of the terminal and all the surrounding industries."

"You definitely have the right to participate. These will set up a joint venture Corporation, and you will have someone in the position of senior management. Isn't this a good deal?

It seems that Reid recognized the rules of the Logistics Corporation, but everything depends on the future performance. If the receivers can only earn more than one thousand dollars a month, then a large number of receivers resign afterwards. The logistics Corporation should also close down a business for good and put the best face on it."But Li wants all the financial rights, personnel rights, and management rights. The directors of these departments are all appointed by him. Can our representatives only be deputy?"

Feng Yu raised his eyebrows. Li Zeju is amazing. The top positions in these key departments have been captured. No wonder Reed is in a hurry.

"Finance is mine, and personnel are what Li wants. The management right must be given to those with more experience and ability. Can you do it? Other office/bureau and other departments, just give you some. I have so many shares, I only need one The position of treasurer, do you think that if I also participate in the competition, can the deputy positions in those departments be yours?"

"Reid, I'm here to tell you a word. If you don't work well at Wells Fargo Bank, then you can consider coming to work with me. Just look at Ralph and you know that people who follow me will never regret it. I I hope that this contract can be signed and announced this week."

Feng Yu suddenly said such a sentence, making Reid's mind suddenly confused. Feng Yu meant to dig him. Of course he knew that everyone who followed Feng Yu made a lot of money.

But he still didn't agree. He was branded by the California consortium, which was not easy to erase, and he did not intend to erase it.But Feng Yu's words left him a way out. If he really can't do it in Phu Quoc Bank, he can switch to Minsheng Bank. Feng Yu never treats his subordinates badly.

After Reid went back, he made a few phone calls, tried his best to speak nicely to Feng Yu, and urged Oba Niu. In the evening, I flew back to Hong Kong again to negotiate with Li Zeju. The Boss agreed and made concessions in some aspects.

Three days later, Li Zeju and Reid held a press conference together with Ralph in attendance. The contract for the port terminal is officially signed!

Chapter 2017: There Is A Problem With Peikang

After the signing of this contract, China continued to have Company contact with the US. The United States has just experienced an economic crisis, and many industries have experienced a great decline.

But this decline is also an opportunity. China's Company is just in the period of going out and developing.

Even the China chamber(s) of commerce is also studying, do you want to go out in a group? In this way, the capital risk is smaller, and they can take care of each other in trouble. In fact, what they want most is to get the care of Feng Yu.

Feng Yu is the richest man in the world, and he can eat well in the United States and even in any country in the world. Take Japan, for example, how much resistance we have received from China Company to Japan, but Feng Yu, AIWA and Sixth Sense, the two companies of Japan, are also number one in the industry. The majority shareholder is Feng Yu!

As the top developed country in Asia, Japan has a very high level of economic consumption. Regardless of its small area, Japan has a large population and denser housing.

So Japan is a big market, but it's too late to enter. Japan's own Company has already occupied all the market and has been expanding overseas.

Feng Yu is now also trying to extend the Company's tentacles to Japan. The most successful one is the Great Northern Granary Group.In such a small place in Japan, food is really a big problem. There are many similarities between Japan and China’s eating habits. China’s products will not seem too strange to Japan.

Every year, just selling rice and fruits to Japan makes the Great Northern Granary Group a lot of money. It's a pity that this is far from the Great Northern Granary's expectations. Given Japan's consumption power and population base, sales in the Japan market should not account for only 8% of Great Northern Granary's overall.

Feng Yu once told the Chairman of Great Northern Granary that hiring Kameido Masao as CEO is very helpful to open the Japanese market. But not everyone believes in Japanese people like Feng Yu, they still believe in Chinese people even more, thinking they are their own people.

Moreover, the strategy they have set is to attack Europe now. The European market is bigger. China has signed so many trade agreements with the European Union. They have great advantages.

But they have forgotten one thing, that is eating habits. People are more accustomed to eating bread, and the biggest grain output on your side is rice.

People are used to olive oil, but you mainly sell soybean oil, rapeseed oil and peanut oil. Even if it is some vegetables, everyone mainly eats differently.

In Western countries, onions and potatoes are very common vegetables. In China, cucumbers, beans, eggplants, etc., are difficult to make delicious in Western cooking.Even meat products, the Great Northern Granary has the most pork, followed by lamb, beef, chicken and so on. And beef and mutton have no advantage in the West, because people also have pastures. Otherwise, where do the dairy products in Europe come from?

Feng Yu felt that Great Northern Granary only considered its own advantages, but did not see that this was also the opponent's advantage. It's not that it will fail, but it will be harder to succeed.

Feng Yu asked Kameido Masao what he would do if he came to manage the Great Northern Granary.

Kameido Masao is very influential in Japan now. Hasn’t Yukio Kyuyama, who he supports, succeeded in taking the position. If he becomes the CEO of Great Northern Granary at this time, it will not be too difficult to help Great Northern Granary open the Japanese market. He can Let every supermarket in Japan have Great Northern Granary products, which Great Northern Granary has not done so far.

Great Northern Granary opened up some channels of Japan's largest retailer AEON Co., Ltd., but did not fully cooperate. This is Kameido Masao's most Failed choice.

Because Great Northern Granary chose to cooperate with 7-11 at the same time, and 7-11 and AEON are competitors, neither of them gave Great Northern Granary good cooperation conditions.

Kameido Masao believes that we should first cooperate with only one company, and after full cooperation, become its top supplier, and then cooperate with another company.At this time, the original retailer is not willing to lose the Great Northern Granary partner. After you pay some benefits, you will definitely compromise.

Only in this way can we cooperate with the two largest retail groups in Japan. Naturally, other small retailers will take the initiative to cooperate with Great Northern Granary.

This point can also be used in markets such as South Korea, Taiwan, Malaysia, and Nanyang.

The Great Northern Granary, which is like cooperating with all partners, is the most wrong.

Moreover, Great Northern Granary actually chose Fast Retailing Corporation as its agent in Japan, which is even more ridiculous. Fast Retailing is indeed Japan's third-ranked retailer, but they mainly sell in shopping malls and clothing, and have nothing to do with food.

Although their malls generally have supermarkets, can they compare with other supermarket giants?

AEON is able to squeeze the world's retail giants like Carrefour out of Japan's dominance. If you don't choose such a Company, what Fast Retailing do you choose?

Although Kameido Masao has not done much in the food industry, the company's management and management are similar in many aspects. This is why many company executives can hop across industries and do quite well, even many of them are digging by others.Feng Yu asked Zong Qingxian to have a good talk with Great Northern Granary, but it didn't work. He hoped that Zong Qingxian could be the CEO of Great Northern Granary. Zong Qingxian also started as a food maker, and his prestige is higher. He is still a Chinese. Isn’t that okay?

Great Northern Granary was able to develop from a local company to the largest in China and even Asia’s largest agricultural and sideline products Corporation and Food Corporation. It also received a lot of support from above, and of course Feng Yu’s help.

Never mind that Feng Yu is not the controlling party of Great Northern Granary, but Feng Yu has a veto right in this company. Some of the company's business decisions, if Feng Yu wants to make it impossible to implement.

Feng Yu disagrees with the Great Northern Granary's Chairman, so it must be the other person who will leave. In fact, if Feng Yu wants to be the Great Northern Granary's Chairman, even if he is also the CEO, there is nothing wrong with the other party.

The Chairman generally decides the management of the Corporation. The CEO is really responsible for the operation. Feng Yu believes that the CEO of Great Northern Granary is not qualified and must be replaced.

Before Feng Yu participated in other companies, he did not intervene in personnel appointments, except for the financial aspects. But this time, he will make an exception.Because Zong Qingxian went there to talk about it, the CEO of Great Northern Granary thought that what Zong Qingxian said was wrong. Now the country has such a good relationship with the European Union and not much with other developed countries in Southeast Asia. We don’t mainly aim at the European Union. In the market, do you say to consolidate Asia's position first?

We are already number one in Asia, so what else? Next, Europe and the United States should be the focus. Even the expression and tone mean that Zong Qingxian is old.

Zong Qingxian's face was very ugly when he came back. When was he accused of this? He took the initiative to tell Feng Yu that he wanted to be the CEO of the Great Northern Granary Group and let other people see that he Zong Qingxian is not old yet!

Chapter 2018: President Feng Said You Are Inappropriate

"Hello? Lao Lin? I'm Feng Yu. I think the CEO of your Corporation is very unqualified. I suggest that Zong Qingxian be appointed."

Lin Yue hung up the phone, looking at the phone for a long time without regaining consciousness. What's going on, why did Feng Yu suddenly intervene in the appointment of Great Northern Granary Group?

Since he took over the Great Northern Granary Group, the development of the group has been prospering, and now it is ranked top among the global agricultural and sideline products Company.

Now it has become the world's fifth largest food producer. This speed industry is praised by others. What else is Feng Yu dissatisfied with?

But now that the CEO of Great Northern Granary Group has been in office for more than three years, the group's development and expansion speed has slowed down a lot. Is it because of this?

But this one was assigned by the top, with a deep background, and he did nothing wrong. He suddenly took the other party down, how could he explain to him?

Lin Yue called and called Zhou Banghan, the current CEO of Great Northern Granary Group, to his office/bureau.

"Banghan, sit down, how is your work?"

"Chairman, everything is going well recently. We are negotiating with companies in many EU countries. The next step is to fully enter the European market."Zhou Banghan had a smile on his face. In fact, his inner heart didn’t really like Lin Yue. An old guy who was about to retire, he was just a puppet. After two years of the Great Northern Granary Group, he was completely in charge. Chairman is also the CEO.

When he took over this position, Great Northern Granary Group was already the world's fifth largest agricultural and sideline product Corporation, with annual sales exceeding two 100 billion RMB, which is equivalent to 30 billion US dollars!

And it's also number one in China and number one in Asia. He had thought about annexing Hope Group, so that they could become the third in the world, and even infinitely close to the second in the world.

Moreover, after the acquisition of Hope Group, the company's stock price will inevitably rise, so it is not difficult to become the second in the world.

It's just that he wanted to use the influence of Taihua Holdings to make Hope Group compromise, but when he just made this proposal, the representative of Taihua Holdings rejected it. Although the other party is not a controlling shareholder, it has a veto power. Any decision that the other party is not satisfied with cannot be implemented!

He kept following up and said that he wanted to cancel the veto power of Taihua Holdings. If this was not the original decision of Zhang Ruiqiang, he also intends to accuse the original leadership decision error.

"Banghan, have you talked with the representatives of Taihua Holdings recently? Do they have any ideas about the development of the group?" Lin Yue asked with a smile.Zhou Banghan frowned, why, the group of people still appealed to the Chairman?

"They said that we should continue to expand our share in Asia, and should not be too eager to expand the European and American markets. Isn't this a joke? We are already number one in the industry in Asia, how can we expand?"

"Recently, our country has a lot of cooperation with the EU, and many gates have been cancelled. Isn't this a good opportunity for us to fully enter the European market?"

"Furthermore, our relationship with the United States is now so good. If we don't take the opportunity to fully enter the US market, when will we wait?"

Lin Yue sighed, "Banghan, is that what you told the representative of Taihua Holdings?"

"Of course, that Zong Qingxian can't keep up with the situation at all." His inner heart added, he is an old guy who is about to retire, his mind is rigid, that is, he has caught up with the good times and does not understand Company management at all.

He came back from studying in Europe. He has a high degree of education, broad knowledge, and new and enterprising thinking. How can those old guys compare?

"Banghan, let me give you a suggestion. How do you join the Corporation? Just find a way to go to another Corporation." Lin Yue reminded Zhou Banghan that he still didn't understand anything."Chairman, what do you mean?" Zhou Banghan's face changed drastically. I am about to win the European and American markets. Now someone is going to pick peaches? Who is it, dare to take credit with him!

"Banghan, do you know what a one-vote veto right is? Even the appointment of personnel can be vetoed with one vote. Although your term of office has not yet arrived, Chief Feng said that you are not suitable for this position. Let Zong Qingxian is here to take the post. If you don’t leave, you can only be demoted to become a deputy."

Unspoken implication, if you don’t care about demotion, if you care about your face, find a relationship and go, lest your resume does not look good.

What Chief Feng said? Feng Yu? Why does Feng Yu manage the personnel appointments of the Great Northern Granary Group? Doesn't it mean that Feng Yu never intervenes in the personnel appointments of the Corporation? What's more, the controlling party of Great Northern Granary Group is state-owned!

After the Great Northern Granary Group went public, the total equity of state-owned assets was only over 40%, but it had about 60% of the voting rights. Taihua Holding Group only has about 35% of the voting rights, and the total equity is only over 20%.

Most of the remaining stocks are in circulation, and voting rights are extremely low. The main reason is that the Great Northern Granary Group has acquired some similar companies in the past few years. Feng Yu has made some concessions for the company's development. Feng Yu doesn't care about this small amount of money.Zhou Banghan feels that he has never offended Feng Yu. He and Feng Yu have never seen each other. How can he offend each other? Could it be because of the power issue of Taihua Holdings?

"Chairman, this can't be the case. I have contributed much to the Great Northern Granary Group, and I will be able to make the Great Northern Granary Group one step further soon.

Lin Yue shook his head: "Banghan, are you really sure? The world's top four agricultural and sideline products Corporation, three are in the United States, one is in Europe. If you say you choose one side of the main attack first, then I think you can try. You have to also Fully enter the European and North American markets, but you have never negotiated with those retailers."

"Yes, you have found some good agents, but how long has the contract been negotiated? You want to increase the advertising fee this year by four times. Do you know how much more rice we have to sell to make four times the profit? ? And have you thought about it, we are the world's largest rice producer and distributor, and Europe and the United States mainly eat wheat! "

"In terms of soybeans, corn and other food crops, we don't have any advantages or even disadvantages. Why do you think we can win?"

"The fish we manage are mainly freshwater fish. Europe and the United States mainly eat marine fish. This is very different. Did I mention this on the Board of Directors?"
"We mainly use pork for meat and beef. I am not very strong in dairy products. On the contrary, our soy milk and soy flour are sold very well in China. Agricultural and sideline products such as cotton and fruits are also There is a big gap."

"I also think that we still have a lot of room to increase the share of the Asian market. Japan, South Korea, and many southern countries are very close to our eating habits. These shares have not expanded in the past three years. Don't you think this Is it the problem?"

"I told you to give it a try, and you announced at the conference that I totally agreed. Did I mean that? I gave you three days. If you don't leave, then you can accept the demoted, or you can simply resign! "

Zhou Banghan stood up blankly. By the way, the key is Feng Yu. He has to find a way to find a relationship and meet Feng Yu. As long as he can tell Feng Yu, he still has a chance!

Chapter 2019: Feng Yu's Criticism

"Lu Da Boss called me, this is back to the capital?" Feng Yu received a call from Young Master Lu, somewhat surprised. Didn’t Young Master Lu put it on the bottom as a second hand? He is ready to take over and retire soon. It should be very busy at this time, and there is still time to chat with him?

"Come here for a meeting. By the way, there is one more thing I want to talk about. Did Xiao Zhou offend you?"

"Xiao Zhou? Which Xiao Zhou?" Feng Yu was at a loss. There are many Zhous in the country.

"The CEO of Great Northern Granary Group, Zhou Banghan, I heard that you are going to take him down?"

"Why, he has something to do with you?" Feng Yu frowned. Does Young Master Lu still intervene in the management of his Corporation?

"His old man and my uncle are old friends. He was also the one I watched growing up. He went to the Great Northern Granary Group. It was still my advice. I didn't see him making any mistakes?" Zhou Banghan is considered Young Master Lu's young man. Follow the class, otherwise he would not call Feng Yu to talk about it.

"Well, since you're back, get together tonight, you can take him." Feng Yu gave Young Master Lu a face.

"Thank you, he must go, but before you leave, you can give some pointers to prevent him from making mistakes in the future." Young Master Lu also explained that if you Feng Yu let him go, then he must go.

In the evening, at a restaurant in Quanjude, there were three of them, Feng Yu.Zhou Banghan originally thought that he should be able to stay in office after finding the hardest relationship. I don't know that his elder brother Young Master Lu, whom he has been following since childhood, told him directly that Feng Yu let you go, so there must be a reason for you to go.

I can only help you say that after you leave, you will be fine. It is absolutely impossible to stay in the Great Northern Granary Group. Young Master Lu didn’t want Zhou Banghan to affect his relationship with Feng Yu, especially to warn Zhou Banghan, and apologize first when he came, think about what he did wrong, and then ask his family to find you another position, this time honestly , Don’t be too bite off more than one can chew.

So when they met, Zhou Banghan poured Feng Yu a glass of beer, and then he carried a glass of Wuliangye: "Chief Feng, I know what went wrong, I toast you a glass of wine and apologize, hope you can forgive me."

Feng Yu picked up the beer and drank it all, which was considered a saving grace: "Since you know what went wrong, let's talk about it."

"I didn't respect Zong Qingxian enough, and Taihua Holdings. I didn't consider enough details about the development strategy for the Corporation, and made the Corporation take a detour."

"Besides, I hadn't realized the mistake before, and almost made a big mistake, which hindered the development of Corporation."

Young Master Lu waved his hand: "Okay, all these shit~ talk. There are a lot of empty words, what have you learned all these years! "Young Master Lu was a little angry. He saw Feng Yu's expression and knew that Zhou Banghan hadn't said anything at all.

"What you said is correct, but the space is wide. The development strategy of the Great Northern Granary Group was formulated by Taihua Holding Group, which has also been affirmed by Longjiang State-owned Assets. And Great Northern Granary Group under this strategy The speed of development is also that of anyone with eyes can see it."

"You have been to the Great Northern Granary Group for three years, and you will be the CEO of the Great Northern Granary Group. I didn't let anyone stop you? But look at the development speed of the Great Northern Granary Group in the past three years. Is it stuck and not moving forward? Up?"

"You want to learn from the advanced experience of the West. There is nothing wrong with this. But have you considered our national conditions and the Great Northern Granary Group's own conditions?"

"If you copy foreign templates, you can grow stronger. Then why did the world's agricultural and sideline products Corporation only develop well before? We can become the fifth company based on a completely different development path."

"And have you carefully studied the business scope of those four companies? Have you studied their advantageous industries? Have you ever learned about our own advantageous industries?"

"I know that you once led the Great Northern Granary Group to annex Hope Group. If it succeeds, then the Great Northern Granary Group will be greatly expanded and its share price will soar. It is likely to become the world's second largest group."
"Did Zong Qingxian tell you at the time that it was impossible for you to make those conditions? How did you do it?"

At first, Zhou Banghan wanted to acquire Hope Group, the top feed manufacturer in China and even Asia. If this is successful, Feng Yu would of course be happy to see it. Unfortunately, Zhou Banghan's conditions are too bad.

Feng Yu meant that acquisitions are impossible, but mergers and acquisitions are possible. It is to use Great Northern Granary Group’s stock in exchange for Hope Group’s stock, allowing Liu Yonghao and his brothers to become shareholders and board members/directors of Great Northern Granary, and then merge the Great Northern Granary Group’s feed business into the Hope Group to integrate advantages Industry can effectively reduce costs and increase profits.

In this way, the combined Great Northern Granary Group will have annual sales of more than three 100 billion RMB, and there is a very high potential for improvement.

However, Zhou Banghan wanted to borrow money to acquire Hope Group. He thought very well. The price for Hope Group shareholders was basically parity. At that time, China’s stockmarket was also falling, and Hope Group’s stocks were also falling. He seemed to have a premium. But who will agree to this condition?

Liu Yonghao They sold their shares and what did they do with a large sum of money? Zhou Banghan actually said that Liu Yonghao could be hired as the board member/director and vice president of the Great Northern Granary Group. Isn't that a joke?People put a good hand ~ improper hand, come here to be your deputy? Even if it is an M&A, Liu Yonghao has to become CEO, or establish a position of president. The most ridiculous thing is that Zhou Banghan wants Zong Qingxian to use Taihua's holding power to suppress the Liu brothers, which makes Zong Qingxian particularly disgusted with it.

If it is Feng Yu, then he will give Liu Yonghao the position of Chairman and CEO of Great Northern Granary Group, because Liu Yonghao's ability is worth this position.

Even Feng Yu planned to talk to Liu Yonghao personally to facilitate this incident, but Zhou Banghan went over Lin Yue and talked to Liu Yonghao directly, as if he was set up on high, and he was naturally rejected.

Zhou Banghan thought at the time that state-owned assets should not lose controlling interest, which is true. But you want to annex others, and you don't want to give good terms. You want to borrow money to buy. Is it foolish to be Liu Yonghao?

"Your biggest problem is that some are too believe oneself infallible. You don't really value those senior managers, thinking that their thinking is rigid and thinking you have learned Western experience."
"But you have overlooked one point. Maybe your management ability is very strong. You have learned a lot of advanced management experience, but you don't know how to negotiate, and you don't know how to offer the other party's satisfactory conditions. You just think about how you can get The best condition. This is also the reason why you are leading the expansion of sales channels, but you are hitting walls everywhere. Your vision is not long-term.

"I tell you the truth, Zong Qingxian will come to the Great Northern Granary Group to replace you, and then lead the merger of the Great Northern Granary Group and the Hope Group. You can see how others do it. To be honest, I am also quite disgusted with seniority. But if you think about it carefully, if it is really an open competition, can you become the CEO of the Great Northern Granary Group? What kind of beautiful resume do you have before, and what achievements do you have to boast about?"

"You still have to learn a lot. The first thing to learn is to respect. Whether it is Liu Yonghao or Zong Qingxian, you will have no current achievements if you replace them. You should learn more from Young Master Lu."

Chapter 2020: Rejuvenation And Seniority

Zhou Banghan didn't know that he had so many problems, and when he saw Feng Yu, he obviously closed it up. If he said it all, he might be useless.

"Come and eat, I'm so hungry." Young Master Lu interjected.

Zhou Banghan ate something while Feng Yu chatted with Young Master Lu. Young Master Lu worked very smoothly during this period. If nothing happens, he will take over in order after the New Year and become a real official in frontiers.

After five years of tenure, he has the opportunity to rise again. But where he can go in the end depends on him, and the family is no longer able to help.

He can walk so smoothly, thanks to Feng Yu's guidance. If it weren't for Feng Yu, I'm afraid he would have been implicated in the first place. Even the Ting-level would have nothing to do with Young Master Lu of the previous generation/life.

However, Feng Yu gave suggestions for several important choices later. And every time Feng Yu's advice was very good, whether it was going to the Company or the committee, he made the results very easily without any accidents.

His inner heart is full of gratitude to Feng Yu, and he is very fortunate to be able to make such a friend, even he feels that he has taken advantage of it.

The family also told him that he must maintain a good relationship with Feng Yu. Feng Yu's energy cannot be underestimated.Just say that Zhang Ruiqiang, if it weren't for Feng Yu's help, could he get to where he is today? What is Zhang Ruiqiang's foundation? Isn't he notable in his political achievements, and very dazzling?

Young Master Lu and Feng Yu are closer in age, and the two may be able to talk better. There is only so much support from the family for Young Master Lu. Young Master Lu has walked to where he is now at a young age. How many people look at him.

If you want to go up again, you need more help and harder performance!

As a result of becoming friends with Feng Yu, Young Master Lu has made great achievements in the economic field and is highly valued by some elderly people. Isn't it advocating that cadres should be younger, otherwise Young Master Lu will never reach this position.

Many people say that younger cadres is a good thing. This is to be in line with international standards. Youngster has better energy, better ability to accept new things, higher education level, easier to stimulate vitality, and better selection of outstanding talents.

However, many people belong to Zhao Kuo and Ma Di. The military tactics on paper are very good, and the put forward plans and ideas (also derogatory) are also very good. If they really assume personal responsibility, many shortcomings will be exposed.

In the past, many cadres walked up one step at a time. After layers of training, their abilities have been continuously improved and their experience is very rich.

And the constant emphasis on youthfulness, or too much emphasis on youthfulness, will cause spoil things through excessive enthusiasm.For example, Zhou Banghan, if placed in the past, even if the family is very energetic, he will not be able to push him to this position. This kind of top state-owned holding company in Asia, no one is in charge of his age. Not everyone is Pan Gang from Yili, who can be so young, he will rise to a high position.

Sometimes, seniority is really important, because seniority represents prestige, and prestige, his government orders can be transformed into executive power, so that some very good strategies in theory will not go out of style.

And older people can better control their emotions, will judge the situation and choose the most appropriate method. Many times, doing the same thing, using different methods, can achieve completely different effects.

Anything has two sides. If you can continuously enlarge the advantages and shrink the shortcomings, you will succeed.

In this regard, Feng Yu believes that the Bing City Machinery Manufacturing Group is doing better. The senior management’s qualifications and abilities are equally important. Youngster can also take a higher position and earn more. But the person who ultimately decides must You must have a certain degree of qualifications and prestige, otherwise the Company will easily get into trouble.

Take Wind & Rain Logistics, for example. Before Wu Zhigang went, the executives did not cooperate with each other seriously, which seriously affected the company's development, and Li Shiqiang had a headache.Although Wu Zhigang is also young, when he was Taihua Trading Corporation Manager at the beginning, he led some youngsters, and his prestige was also established at that time.

Later, Feng Yu kept raising points, allowing him to grow step by step. The important thing is that Wu Zhigang has started from the following one step, one footprint. His ability is widely recognized and he has a very mass foundation, which means he can convince the crowd.

When Feng Yu formed Taihua Holding Group, Wu Zhigang became the vice president, and no one said it was inappropriate. Jiang Wanmeng and Xu Lihua were not much older than Wu Zhigang, but now Wu Zhigang has become the first vice president. No one said it was inappropriate.

Of course, Feng Yu also thinks that Lin Yue, the Chairman of the Great Northern Granary Group, is not suitable. Lin Yue has already noticed many problems, but he did not stop Zhou Banghan’s behavior. This led to Zhou Banghan’s contempt for Lin Yue. The inner heart keeps expanding, bite off more than one can chew.

At that time, Zong Qingxian did not oppose Zhou Banghan becoming the CEO of the Great Northern Granary Group because of Lin Yue's existence. He believed that Lin Yue would control the general direction and the development of the Great Northern Granary Group would not deviate from the established track.

However, the facts were completely different from what they had imagined. Lin Yue was more than adequate, but he was unable to lead the Great Northern Granary Group further. Zhou Banghan has some good ideas, but he does not have the ability to implement them.But Zhou Banghan still thinks highly of oneself, thinking that he is extremely capable, and completely despising Zong Qingxian and them, thinking that they are just catching up with them.

But there are more people catching up with the good times. Why are only a few people rising? There is not only a question of vision and courage, but also a question of ability.

The ancients said that there is an old family, if there is a treasure, this is also reasonable. Older, richer experience, wider contacts, and doing many things will be easier.

Feng Yu also spares no pains or effort to train youngsters for Taihua Holdings and Wind & Rain Holding Company. He wants these managements to form a reserve echelon to ensure that the Company will always have enough talents in the future.

On this point, he also informed those sub-Corporations. He will not intervene in the management of these founders now, but if there is a replacement in the future, and this person Feng Yu is not satisfied, then Feng Yu will not mind replacing these people.

Just like the Great Northern Granary Group, Zhou Banghan could not lead the Company to develop better, so let him leave. Even for Lin Yue now, Feng Yu might let him retire early or change a nest to retire.

Feng Yu doesn't want the company he planned to go on a crooked road. He doesn't want his investment to be in vain. He wants to see the company continue to grow stronger and then stand on top of the world.It doesn't matter if this time is a little longer, but the company's development has always been upwards, not to lag behind, let alone falling behind.

He still wants to retire completely early, and now he must arrange some company's development direction, and there must be no mistakes!

He wants to talk to Liu Yonghao himself, hoping to impress him.

Chapter 2021: Solicit Liu Yonghao

The development path of any large company in history is full of acquisitions and mergers. The same goes for industry leaders such as Microsoft and Coca Cola.

Even Wind & Rain Electronics, Wind & Rain Appliances, etc. have also acquired many small companies and merged each other's high-quality assets.

In many cases, the world's No. 1 Company only took that position after the merger, such as Polar Bear Mining Conglomerate. If it hadn't acquired Lituo Group, how could it have its current position?

But blindly mergers and expansions can also bring great hidden dangers. For example, the WorldCom Group, isn't it this way of going bankrupt? The market value is close to two 100 billion U.S. dollars, and as a result, one step is wrong, and there is no one, and finally disappeared in the long river of history.

Therefore, the acquisition and expansion of Company must also choose the right time, the right industry, and assess one's capabilities and act accordingly. And one of these methods, which is more secure, is mergers.

Merger is a kind of ownership merger based on contractual relationship, but it is generally the big company merging the small company, and the brand of the small company may not even be retained.

If the scale of the two companies is similar, or the difference in status is not particularly large, such a company merger is the most advantageous, but it is also the most difficult.Because the status is not very different, who wants to be subordinate? Especially those Company shareholders, they all want to control the power of the Company, especially the management power.

The reason why BHP Billiton failed to acquire Lituo Group was because of poor money, and the other was that it could not meet the power needs of Lituo Group's management.

But between the Great Northern Granary Group and the Hope Group, this contradiction is relatively easy to resolve.

Feng Yu decided to talk to Liu Yonghao personally, hoping to get Liu Yonghao to agree to the merger and turn the Hope Group into a subsidiary of the Great Northern Granary Group. There are many areas where the two parties can merge and improve, and the scale and efficiency will rise all at once.

However, the difficulty here is that Liu Yonghao hopes that the group has the final say, or that the four brothers have the final say. When it comes to the Great Northern Granary group, who will have the final say?

Chapter 2022: State-owned Enterprises Are Difficult To Merge

"Isn't the Great Northern Granary Group very good? Why did you want to merge the Hope Group? They manage it very well, but we have always focused on supporting it."

Zhang Ruiqiang also doesn't quite understand why the two companies should be merged, especially the Great Northern Granary will change from a state-owned company to state-owned equity.

If it was ten years earlier, the Company would not make any money at that time. Not to mention the holding side and the shareholding, there were a lot of direct sales, because you lost money in your own hands, it can be regarded as a relief for the Government.

But now it’s different. The Great Northern Granary Group is the fifth in the global agricultural and sideline product industry and the first in Asia. Suddenly, the state-owned assets lose their dominance. Many people will inevitably discuss this.

"Do you remember what I said, if a small company merges into a large company, it will be more competitive in the international arena? Facts have proved that the state-owned assets have also merged a lot of companies over the years. Does it become more competitive and earn more? Up?"

"But there is also a big problem here, that is, your state-owned company merged, the leadership team is still the choice of those people, I am not saying that they must be bad, but the direction that everyone is good at may be different. They are good at management , But not necessarily good at business."

"That is to say, they may be suitable to be the Chairman, but not suitable to be the general manager. The Chairman is very important, but the general manager is a more direct company management participant."
"For example, in Taihua Holdings, I am the Chairman, but I don't even have a tenth of Liu Chuanzhi's time at work. This is the result of the cooperation between Liu Chuanzhi and Zong Qingxian. Their hard work is evident."

State-owned assets have also been doing company mergers, merging small companies in some places into corporations to increase competitiveness, and then enter the international market.

For example, if a company engaged in food trade merges agricultural planting, food processing and packaging, it can form a one-stop industrial chain, greatly reducing costs, and naturally increasing profit margins and enhancing competitiveness.

For example, an electrical appliance company can make more money if it forms an industrial chain from the development and production of electronic components, to the assembly and production of electrical appliances, and to sales.

Unless it is your unique and unmatched industry, then the cost will always be the company's most important concern. But even if you are unique and unmatched for the time being, there will be many competitors immediately to follow the trend and imitate, not only the Company in China, but even more overseas.

Even when Microsoft like the sun at noon, it is not unique and unmatched, nor does it have competitors?Like L-PAD, Lenovo Group took the lead in launching it, but in less than half a year, have other PC manufacturers also developed their own products? Some have bought patent licenses from the Lenovo Group, and some simply bypassed these patent blockades and used some alternative technologies.

Although L-PAD is still the best of its kind, its market share is no longer 100%. Someone will share the profits.

At this time, L-PAD will not be in a hurry. In fact, this also has great advantages. It is no longer considered a monopoly, and it can also highlight the superiority of L-PAD products.

Can a product that took several years of research and development have the same quality as a product that took half a year of research and development? Foreign PC manufacturers are not much better in technology than the Lenovo Group, and many are even inferior to the Lenovo Group. Naturally, L-PAD is out of class with other tablets.

However, the merger of the state-owned Company, except for some strategic industries, such as banking, communications, energy, steel, etc., other mergers are not good.

The most fundamental reason is insufficient execution and too strong resistance.

As far as the mobile phone industry is concerned, in addition to Wind & Rain Brand and Aihua, there are more than a dozen well-known mobile phone brands in China. This is not to mention the copycat manufacturers who don't know the brand.

Among them, half are state-owned enterprises, or state-owned assets.There are many excellent engineers in these companies, but why can’t they surpass Wind & Rain mobile phones? Even compared with other foreign mobile phone manufacturers, the gap is obvious?

First of all, it is a matter of R&D direction. Wind & Rain mobile phones lead the world. Feng Yu knows what consumers prefer and what functions are more practical.

The second is that the company's R&D funds are insufficient, and technology R&D is not enough.

The last point is that they are too scattered. Ten companies whose scale is one-tenth of Wind & Rain mobile phones, and their profits are less than one-tenth of Wind & Rain mobile phones. Their costs are too high and they compete. The force is too weak.

If these mobile phone manufacturers merge, then R&D costs can be saved a lot, and other costs such as advertising costs can be greatly reduced, but why don’t they merge?

There are so many people who oppose it.

Some people say that there are Wind & Rain Brand and Aihua brands here in China. Those excellent foreign manufacturers are not doing well, not to mention them, they naturally put themselves in a lower position.

And the most important point is who will be the mainstay after the merger? You have a brand, we also have a brand, whose brand is retained and whose brand is abandoned?

Who will be the boss of the merged Company and who will be forced to leave? There are too many benefits involved in this, and it is difficult to deal with it.At this time, in fact, the most direct way is for some people to voluntarily give in to make the Company merge successfully and enhance competitiveness.

Feng Yu once said that if the state-owned assets agree, then the Bing City Machinery Manufacturing Group can be merged with Yiqi, and naturally it will become a subsidiary Corporation, so that the shares of state-owned assets will also be promoted.

Either let Feng Yu invest and control 51% of the equity, or give Feng Yu a veto, and he can make state-owned assets a major shareholder.

But the upper part was still studying it, and there was a disturbance there, and I didn't agree at all.

I feel that I am developing very well, and the parts are all world-class. Why should I merge with others and become a subsidiary Corporation? Especially the one-hearted Executive was forced to become a deputy, which made him even more dissatisfied.

That Li Dafu He De, how can I be his deputy?

Therefore, there are too many problems with the merger of the state-owned Company. The most important thing is that some managements are obsessed with power, which is very obstructive. Otherwise, with the strength of China and the integration of resources, several companies that monopolize the domestic market can definitely be created. In the world, it is also the forefront of the industry and can even become the top company.Before some forced mergers, some succeeded, and some failed. The most critical point is to see whether the company’s leadership is excellent, and then to see whether the merged industry is correct, whether the two parties can complement each other's advantages, or expand their advantages in one aspect.

"Feng Yu, if you merge, can you give up that one-vote veto right?"

"What harm did I do to the Company if I kept it? Don't you think that if I supervise the operation of this Company, will the Company develop better? Without me, would there be a Great Northern Granary Group?"

"Well, I see, the Great Northern Granary Group's matter, I will solve it for you."

Chapter 2023: Third-party Consulting

Zhang Ruiqiang is more able to accept new things, and he was a pioneer of reform at the beginning. In any case, this is still the China Company, the tax is still handed over to China, and the Chinese people who divide the money.

Besides, the income of state-owned assets has not decreased, and it will even increase. Is there any final decision? Zhang Ruiqiang also dislikes those cadres who like to intervene in areas that are not good at them. They make the best use of their talents. This is the right choice.

Now it’s not the beginning. All the leaders, cadres and cadres are assigned to college students who are very troublesome, and they are generally not in their majors. Now even if it is a government employee/civil servant exam, professional verbal correspondence is required. Otherwise, will the university just waste a lot of it?

China is now pursuing the strategy of going global, allowing China Company to invest more in foreign markets to make money, and national customers protect them from being bullied.

For example, Hope Group, one of the representatives of the private company that China promotes to go global, has made no little foreign exchange in recent years.

China used to pay special attention to foreign exchange earning. No matter what company it is, even a state-owned enterprise, once it earns foreign exchange, it will be confiscated and converted to RMB according to the exchange rate. Because the country was short of foreign exchange at that time, RMB was not in the international community. Recognition.Now it is different. RMB has been widely recognized, the US dollar is declining, and the euro is not so strong. The rise of RMB's status also represents the rise of China's international status, and other countries believe in China Government more.

They no longer worry about the sudden appreciation or devaluation of RMB, which will cause them losses. Even many countries have included RMB in their foreign exchange reserves.

I think Feng Yu made money from abroad, but he didn't dare to transfer it back to China. Instead, he put it in an overseas account to avoid being forced to change to RMB and thus unable to do business with foreign countries.

Now domestic accounts can directly deposit and withdraw foreign exchange as long as you have them in your account. Even if it is not, it is too convenient for you to exchange foreign currency, not to mention Feng Yu has always enjoyed the green channel.

In fact, Zhang Ruiqiang also wants to merge some of China's industries again. For example, when state-owned assets control a beer company, he intends to merge it with other breweries and then give each other shares.

Bing City beer under the Great Northern Granary Group, isn't it just that expansion, and the effect is very significant. If it is led by the country, it will definitely develop better than Great Northern Granary. This is for sure.

Not to mention that it can fully surpass the Great Northern Granary Group, but it is not a big problem to exceed a certain business.Isn't the Great Northern Granary Group focusing on agricultural and sideline products, plus food and other related products? China has too many companies with some names.

For example, state-owned assets can lead the merger of chemical fertilizers and other industries to form a more competitive fertilizer Company, which can easily surpass the Chemical Fertilizer Corporation under the Great Northern Granary Group.

There are other plants, meat, eggs, fish and other products that can integrate resources, surpassing the Great Northern Granary Group. Even if the Great Northern Granary Group is best at rice and other food crops, China can easily merge more than one section. Company.

However, as Feng Yu said, there are many problems inside. It is difficult to coordinate and cooperate with state-owned assets, and there are too many problems involved.

For example, if this beer company merges, one is invested by the National Government, the rest is invested by the Provincial Government, and the other is invested by the Municipal Government. If you want to merge, you have to go through various procedures. The distribution of benefits is very difficult.

Originally, this was the final decision in the province, not only profit, taxation, but also job placement and so on. Funds can be allocated at any time to make up for losses in other places. This is what the Government often does.

However, once it is merged into a central enterprise, the rules will definitely be much stricter. If you don’t have time, you won’t be given dividends. If you want to put people in, you have to agree.It can be said that although the money is not small, and may even be more, the power is too small, and the locals lack flexibility in doing many things.

And now, Zhang Ruiqiang finally understands what he has overlooked.

Why must state-owned assets merge? Why can't it merge with a private company? Even further, mergers with foreign capital can be considered, but mergers with foreign capital must hold the initiative in their own hands.

Since the company said to restructure and change to a shareholding system, it must follow the rules of the shareholding company. State-owned assets are major shareholders, and some managers can be deployed. However, Zhang Ruiqiang also referred to Feng Yu's model, which is to only grasp financial power.

Even personnel issues can be given up and changed to open competition, whoever has the ability will be employed. After the state-owned assets seize the financial power, they can also have greater initiative and ensure that their interests are not damaged.

Merger with private companies may have better results. How many private companies want to get involved with state-owned assets and hope to get better policy care.

The original country has not tried this way, but it has never been promoted. This time, it happened to use the merger of Great Northern Granary Group and Hope Group as an example to promote this policy.

However, the original intention of any policy may be good, but after a period of promotion, it will often deteriorate.In particular, some policies that are suppressed by government orders sometimes become nothing remains the same.

This time, I will find a few people to implement it well, not to force local implementation, but to tell them that they can do so.

And every company that does this must be strictly audited, and even this audit can be outsourced. He remembers Feng Yu’s Taihua consultation, there are related business, the third party is responsible, it will be more objective and fair.

If someone else’s third-party consulting Corporation participates, the resistance will definitely be very high, but if it is Feng Yu's Corporation, the resistance will be fine.

One is Feng Yu's assets, so people don't worry that Feng Yu will lose face for a little money. The other is that Feng Yu’s public praise is very good. Everyone does not believe that Feng Yu will do things harmful to the national interest.

Thinking of this, Zhang Ruiqiang immediately told Feng Yu and asked Taihua to consult with the third-party consulting Corporation to review the feasibility of some Company mergers for them.

Feng Yu squinted at Zhang Ruiqiang: "You will save trouble. We have to leave all the problems to us. I still have to take responsibility, right? Well, we do have this business."But have you thought about it. You want to do business with my company, and you still want to do it for free? I will give you news about gold, crude oil, etc., because we are doing it ourselves, and we can make money back at this cost. But you companies merge , Who will reimburse our information costs?"

"Do you know that I bought the Company in Europe? A piece of information and analysis documents are purchased from foreign consulting companies. The minimum cost is 400,000 US dollars and the maximum is 1.2 million euros."

"I don't need profit, but you always have to pay out the capital? Even if you agree, but have you thought about it, some companies that you want to merge are deemed unsuitable after our analysis. Who will pay the money?"

Zhang Ruiqiang was stunned, he hadn't thought about this problem.

Chapter 2024: Cultural Industry Has Many Problems

The Company merged successfully, so of course it’s easy to pay. Feng Yu also collects the capital, 800,000 yuan, there will be no problem. The following Company does business and loses more than 10 million yuan.

However, if you fail to merge, and then you have to pay, this is not easy to say. Who do you say will pay the money? Who proposes and who pays? That enthusiasm will immediately drop several levels.

"Feng Yu, you must have a way, right?"

Feng Yu shook his head: "If it is a private company, it is usually a big company merging a small company. If you want to merge with others, you will buy this information in advance. But if you want to review and evaluate, this is different. It should be an audit. Unit out."

It is normal for people to merge with Company. They either spend money to buy information, try their best to acquire, or do their own evaluation. Now you have to take the assessment and regulate the merger of the Company. It is not appropriate to let others pay the money. It means to buy and sell.

But the money must be paid out by the State-owned Assets Supervision and Administration Commission, which is definitely not good, because this is not a small amount of money, it is too much.“It’s up to you to research and decide on this matter yourself. When it comes to professionalism, we don’t lose to any other foreign companies, but we are more familiar with the domestic market. You also know that to study the prospects of a company, you need to put in energy. It’s very large. Many analysts in my Corporation have been able to hold positions in other companies that are capable of senior management, and their salaries are not low."

"There are actually quite a lot of companies in this industry in China. They can ask them to consult with the Corporation. But if the information they buy is not effective, it is often the case. We pay for what you pay for. We are more expensive. Even We can also give a long-term plan. When the company's development needs funds, we also act as a venture capital."

Venture capital and information consulting are complement one another. If you want to invest in a company, you must have a comprehensive understanding and evaluation of this company. And when some companies ask you to formulate development strategies, you can also find out whether this company needs venture capital.

"Forget it, let's look back on this matter. Just now there is a problem, you can help me analyze it."

Feng Yu knew that he would never be idle here. He leaned back and raised his legs: "Who pays the consultation fee?"
"Go on one side! You have invested in a lot of cultural and entertainment-related industries at home and abroad, right? There are some problems in this industry now. You can help analyze it, collecting opinions is of wide benefit."

"We have introduced foreign cultural and entertainment products over the years, which has enriched the spiritual life of the Chinese people. But you also understand that always introducing foreign cultural and entertainment products will have a significant impact on the development of the domestic industry, especially since they have always spread Their values."

"Do you have any way to make our culture and entertainment industry go global? Not only do we entertain ourselves, but also export our values?"

Feng Yu was a little curious: "No, I remember that we started doing cultural output a long time ago. Isn't that effective?"

Not to mention anything else, only the programs made by the Fox Channel are exported to foreign countries.

For example, the tip of the tongue has sold a lot of copyrights, and Chinese cuisine is now popular all over the world. There are also China idols, good voices, and so on. This is also a copyright output worldwide.

Some of the previous generation/life world fiery/popular programs were produced by Feng Yu. Some are self-made, some are cooperating with other corporations, and some are cooperating with TV stations. These programs are not bad.And isn't China still promoting martial arts such as Tai Chi? This Feng Yu has been seen on the streets of the United States. It should be considered effective?

"Feng Yu, the most important cultural and entertainment products are books and audio-visual works. Books needless to say, because we used to be economically backward, many foreign books on success, management, economics, etc. are selling well in China. "

For this, Feng Yu cannot comment. It is undeniable that foreign economics and management have developed earlier and more mature, which is worth learning. But learning can’t be nothing much changes. To use a more fashionable phrase, it must have Chinese characteristics.

The master led the door, and the practice was personal. In other words, everyone may have different understandings of the same sentence and make different choices, so you should teach in line with the student's ability. But this is easier said than done, and the simplest is the issue of educational resources.

I won't say more about this, but what the hell is that success study? In Feng Yu's view, that is just chicken soup for the soul. Say something that everyone knows, and then declare that you can be successful if you can persist in this way.

But these truths are just empty words. For example, if you insist on reading and reading newspapers every day, can you succeed in this way? Good habits should be maintained, don't give yourself a reason to be lazy, so that you can succeed?Success itself is a relative adjective. Everyone has different definitions of success at different stages. Perhaps at the age of seventeen or eighteen, being admitted to a prestigious university is a success. At the age of twenty, entering a big company is a success. It is also a success to meet someone you love before the age of 30, and set a lifetime.

Of course, more people regard Feng Yu as a template for success, and think that Feng Yu's talent is considered success. However, Feng Yu also has his own goals, and he also wants to make some industries number one in the world.

The number one in the world is not enough, far ahead is his success.

What kind of people are willing to believe in this kind of success? They are all people with incomplete worldviews, or Luther in life.

However, Feng Yu thinks it is easy to solve this aspect. As long as he publishes a book, the books of the so-called masters of success can basically no longer be sold.

Economics and management are related to Company. Once Feng Yu's personal brand comes out, the others will have to fail.

"anything else?"

"There are also those audio-visual products, including music, movies, TV series, entertainment variety shows, etc., many of which are different from the values we promote."
"Some U.S. movies promote individual heroes. Do you know how many people were injured or even killed in our country last year to see what is right and act courageously (idiom, from Analects)? There are still many people who have chosen to lynch and be in vain. According to the law, their first reaction to the incident was not to call the police! "

"Also they promote enjoying life. The people in the TV series don't go to work at all, but they have inexhaustible money. Many people actually think that this is the case abroad and the country supports them.

"In some music, all kinds of vulgar words, swear words, and all kinds of shots in movies, are these art? But the more banned, the faster this spread."

"Some variety shows are too big, and many people try their best to watch them from the internet/network. What values, self, indulgence, impulse, eroticism, etc. do they promote, how should we resist?"

"As for our export of audio-visual products, Africa is not bad, Vietnam is not bad, and the rest are very average or even poor. What should we do?

Chapter 2025: Fundamental Problem

Feng Yu thought for a while, and probably understood where the problem was.

"Lao Zhang, because there is a problem with the selection of cultural and entertainment products we export."

"For example, Kungfu, what we choose to output, the show used for performance. But this show is not as good as Taekwondo promotion, because the action is more chic and handsome, so it can be popular all over the world."

Just the plank used in the taekwondo performance, a girl can break it with force. Feng Yu has also seen someone perform on the video, but he clearly didn't kick it, but the person holding the wooden board accidentally cut it off.

"And what foreigners think of our Kung Fu in China? It should be more powerful than boxing, the kind that can fly into the sky. We can fully promote the competition of Kung Fu against other foreign boxing types. Kung Fu."

In fact, this real skill can also be discussed. For example, cracking bricks and tiles, this will definitely surprise people, but in fact, almost all of China's special forces can do it.

"One more thing, for example, you can let some old men and old ladies go up to perform and promote the health regimen." It is not uncommon for boss bosses who like crazy pull-ups and bent arms in the park to be lifted to the shoulders when they press their legs. Because they believe in the truth that one inch of muscle length will last a year longer.The kind of old people in foreign countries are very popular for bodybuilding, and the old people like China who come up with a split or handstand will be very attractive.

"We have promoted Chinese medicine for so many years, but the result has not been recognized by foreign countries. However, many of the doctors sent by our country to support poverty-stricken areas such as Africa are Chinese medicine. You can think of ways to promote it."

"Don't let people think that it was really invented by the sticks." Bangziguo claimed that they invented Chinese medicine in South Korea and even planned to apply for it. The thick skin is really amazing.

Of course, China is used to it. The sticks claim that all the historical scholars in China belong to them, including Confucius and Li Shizhen.

Netizens in China joked that in the eyes of the sticks, they are the center of the universe. They invented and created all the good things in the world, but unfortunately, they only have so little territory left, which is really amazing.

"If it's about books or something, our current Chinese cultural promotion is not bad. After all, this is too different from the language of Western countries. Don't think that you can get there in one step. But some can be completely translated into other languages. Our country still has some good versions, and it is not impossible to win the Nobel Prize in Literature in the future."After two years, Mo Yan should have won the prize, and then he became the man (or woman) of the moment in China. Although there are many people who have heard of his name before, there is still a big gap with the country.

If Mo Yan is a star in the entertainment industry, then from the fourth-line popularity to the super first-line, is the national media propagating.

"The audiovisual works are also simple. We still have a lot of good music in our country. We can find a way to go out. Just because of the pronunciation problem, Cantonese will have a wider audience in the West. But simply selling songs can also make our music. For output, it’s important to use our traditional instruments."

It's not that China's traditional musical instrument westerner doesn't like it. In fact, China's traditional folk musical instrument is very popular at various music festivals, but it is too difficult to learn.

Unlike electronic pianos, drums, and guitars, it is relatively easy to learn.

China's music cannot go out, the most important thing is the lack of promotion. When foreign music corporations are everywhere, China's audiovisual stores are still state-owned.

As long as you work hard to promote, not to mention you can make a lot of money, but you will never lose money. It can also push out Chinese musicians in disguise to earn foreigners' money."I said in movies that foreign films promote personal heroism and easily resonate, but we are not without good films. For example, Hong Kong's "Infernal Affairs" a few years ago, the script was bought by Hollywood to remake. The most foreign films The main point is that the plot is compact and easy to understand."

Many movies feel good even if they just watch the subtitles, because they are after special effects, such as comics and movies like King Kong and Iron Man.

"You should tell those directors that you should not shoot those so-called literary and artistic films, and get some hints that the audience can't understand. Movies are for ordinary people, not for them, literary and art workers."

Those directors who say what art their movies are, most of them don't make much money. It seems that I won a prize abroad, but if I don't make money, who will invest in the future? There is no movie to shoot, what are you insisting on? Movies, after all, have to go through the market test.

"The simplest story can also make a wonderful movie. The same is true for TV series. The plot is too procrastinated. Some so-called idol actors are used and acting skills are ignored. How can such TV series be output?"

Those actors may be liked by many people in China, but when they are put abroad, they don't like them at all. They even think that this actor is ugly. There is a gap in everyone's aesthetics.Even if you are doing idol output, it is much worse than South Korea, Japan, and Taiwan. People can at least get to Europe and the United States, don't care if you rely on your big legs to attract people.

"As for variety shows, hasn't the Fox Channel already done a good demonstration, grabbing the common ground between us and foreign countries, such as clothing, food, housing and transport as the selling point of the show."

"You want to output cross talk, it is absolutely impossible, because it is a language burden, few people can understand. But mime, magic, acrobatics, etc., there is no such problem, but China is good in addition to acrobatics, other Relatively weak."

The most important thing is the training mechanism. China's parents have all let their children go to school. Where can they learn magic and acrobatics? They think they are all performers!

"In short, I can only make some suggestions. Maybe they are not mature yet, just for reference. The most important thing is that the development of the country is good. These are not problems."

If China is the world's most powerful country, then people from abroad will be curious about what Chinese people usually look like and what programs do Chinese people usually watch? At that time, you don't have to think of a way to sell, naturally someone will come to buy it.

China’s mythology film series are now being exported abroad. Southeast Asia sells well, and Northern Europe is also good, but other regions are very weak. Everyone has completely different understanding of mythology.The myth of China is too divine, and some aspects must be weakened. For example, monsters are not accepted by Europe and the United States. However, it is entirely possible to follow the fantasy style, let it be biased towards young people, and the market position must be clear.

Zhang Ruiqiang nodded, yes, the main problem is that China is not strong enough. He firmly believes that the day China will truly stand on top of the world will not be too far away!

Chapter 2026: Headlines

With Zhang Ruiqiang's special approval, the merger of Great Northern Granary Group and Hope Group was quickly approved.

Immediately these two companies jointly issued an announcement, and the relevant stocks have been suspended. Many investors are very regretful. If they bought this before, they would surely soar a few boards later.

And this news was quickly reprinted by the American media and also reported by the European media. After all, it involved a change in the ranking of the industry.

Originally, there were four major agricultural and sideline products Company in the world. According to the initials, they were ABCD. The industry referred to them as the ABCD Big Four.

However, the Great Northern Granary Group emerged as a new force to be reckoned with, integrating many of China's advantageous industries, and developing rapidly, which has threatened the status of these four major agricultural and sideline products giants.

They felt the threat of the Great Northern Granary Group and joined forces to enter the Chinese market, intending to hold back the Great Northern Granary Group. In fact, by spreading some misinformation, they have indeed delayed the expansion of Great Northern Granary in recent years.

When they thought they could take the Great Northern Granary Group through a long-term plan, and even have the opportunity to swallow it in the future, the Great Northern Granary Group unexpectedly replaced the CEO and immediately launched a merger plan.

China is a big agricultural country. Although it is not as good as the United States, it has caught up with traditional agricultural powers such as Canada and Australia, and even surpassed those agricultural powers in Europe.Of course, the four major agricultural and sideline products giants all know the conditions of the Great Northern Granary Group blessed by heaven, backed by the big market of China.

With a population of more than one billion and still so dense, although the consumption power is not very high, it has great potential. This is such a high-quality and potential market.

There is no company in the world that is related to agricultural and sideline products or food, and does not want to enter or even occupy the Chinese market. Some people have once asserted that if the four major agricultural and sideline products Company can occupy the Chinese market, then they will be ahead of other companies. Overlord of the industry.

The most enthusiastic one among them is Jia Ji, the world's top unlisted Corporation, which competes with Mars Candy. Jiaji was the first to enter the Chinese market, and had a good partner, Hope Group. They sold many Hope Group products on their behalf, and they also jointly developed some feeds suitable for the Chinese market.

Jiaji has talked with the Liu brothers more than once, hoping that the two parties can merge, so that through the channels of Hope Group, they can completely open the Chinese market and even have a great promotion in the Southeast Asian market.

They are willing to pay for the seat of executive board member/director, and they are very sincere. It's just that this is far from the power expected by the Liu brothers.What's more, the Liu brothers have always been referred to as one of the leaders of the private company family. They don't want to be labeled "rebellious". Once a domestic company merged with a foreign company, and then it was madly boycotted by the company employees, and the matter was once a big mess. Mergers are okay, and it is important to whom.

Jiaji received the news of the merger immediately and immediately began to discuss relevant countermeasures. They declared in the media that the China Government had ignored the monopoly, which was a very wrong decision. Obviously, in this way, the Great Northern Granary Group will completely monopolize China's feed and other industries. How can such a Company merge it?

Previously, the feed industry of Hope Group was the first in China and Great Northern Granary was the second. Now after the merger, production and sales will be more than ten times that of the following Corporation, and the gap is desperate.

And other relevant company representatives also spoke, condemning China Government's inaction. Such things must be blocked. But they can only say so, because when they want to promote such a monopoly in the Chinese market, the China Government responded strongly.

This is a merger between our China Company. The purpose of the Company merger is to develop better, and the two companies have never acted as a monopoly. They ignored the "concerns" of foreign companies.Immediately there was a new response from the foreign media. They believed that the person who played a key role here was Feng Yu, the richest man in the world.

The Liu brothers are shareholders and board members/directors of the Minsheng Bank that Feng Yu controls. It is said that they have known Feng Yu very early and have a good relationship. Feng Yu’s Taihua Holdings is the second largest shareholder of the Great Northern Granary Group. Is there any explanation here?

This is clearly Feng Yu using his influence to try to monopolize the market. They claim that Feng Yu will be the biggest obstacle to the progress of China Company, because anyone who surpasses Feng Yu in related industries will only be acquired.

You see, Great Northern Granary is clearly a company controlled by state-owned assets, but it has also been diluted with equity, and now it has become state-owned equity participation. This is unimaginable in their opinion.

Some media even directly wrote the title of Feng Yu monopolizing an industry again, saying that Feng Yu's goal is to monopolize every industry.

Look at China's IT electronics industry. Feng Yu's shareholding and holding company is a monopoly. The electronic vidCEO game(s) has no competitors in China. Supermarkets are a monopoly, beverages are a monopoly, cars are a monopoly, agricultural machinery is also a monopoly, even bicycles are a monopoly.Feng Yu looked at the news on the internet/network and felt helpless. He put Zong Qingxian in the front, it seemed useless. He obviously didn't show up for a long time, and didn't do anything important, so why did he make headlines again?

He really doesn't want to make headlines, can't hide it?

Many media speculations are still very close to the facts, but then some comments have been added, which is biased. He said Feng Yu is like a cancer, a stumbling block.

But he also understands that these media are doing this deliberately, using the influence of the media, hoping to prevent the merger of the two companies, even if it is only for a period of time, it will have a great effect on those companies.

However, more media are saying too much. How can Feng Yu have an industry monopoly? In any industry, Feng Yu has not prohibited domestic counterparts from participating. If Feng Yu uses methods/tricks such as raising the entry bar, or uses his position to make other influences on the industry, it can be said to be a monopoly.

It's just that Feng Yu's Company has the highest market share. Monopoly means that other companies have nowhere to go. Supermarket monopoly? Where are so many other supermarkets in China? Drink monopoly? There are so many beverage brands in China that many people cannot imagine.

The car is even more funny, and Song River car's market share in China has dropped.Feng Yu didn't bother to explain that these remarks had little effect on him. He asked Great Northern Granary to complete it as soon as possible. Didn't those companies slander us, then we will fight back and go to Europe and the United States to grab the market, so that they have no time to compare!

Chapter 2027: All The Money Of Mi Guo Was Lost By Huaxia

When the news of the merger between the Great Northern Granary Group and Hope Group in the United States just went down, another big news broke out. The West Coast Terminal Corporation, Wind & Rain Holding Company, and Hutchison Group will cooperate with each other in the Western United States. The piers of two ports were rebuilt.

And it is not reconstruction in the traditional sense, it is simply a challenge to the terminal union, because the terminals of the five ports will all use the latest CNC equipment. This news indicates that the number of workers in the five docks will be reduced by about 90%, and some new employees who understand computer numerical control will be added.

On the same day, the Western Dockers’ Union contacted the Western Coast Terminal Corporation and expressed solemn protest. But the other party gave two choices. The first one is to introduce you to a logistics company, that is, you will not be unemployed.

Another option is to find a job by yourself. We don't need you anymore. And we are about to rebuild it soon. You strike~ The work has nothing to do with us. Anyway, we can’t do business when we rebuild.

The Dockers’ union only discovered that this was completely different from what they had encountered before. They used strikes to threaten the Boss to compromise for salaries and benefits. Now the Boss doesn’t need them at all. What else can they do? ?Moreover, the salary of all employees who can stay will rise, and their internal unity is no longer enough, and everyone wants to stay.

They also want to put pressure on other bosses, but the bosses of other terminals are also bored with these workers. The high labor cost greatly affects their interests.

They also feel that it is a very good thing to have a dock boss that can beat these workers at this time. Many of the Boss can't do the replacement of all CNC equipment, and the investment is too large.

But from a long-term point of view, CNC will save more money. They can at least partially replace them with CNC equipment, and no longer have to be threatened by these workers.

Which boss likes to be threatened by employees? Strike out at every turn, if there are replacements, the bosses have long wanted to replace these workers!

Some workers choose to hop to work at other terminals, some workers choose to find other jobs, and some workers are waiting for new jobs recommended by the West Coast Terminal Corporation. Not to mention delivery workers, the salary may be lower, but It will be much easier.

Some people with a little savings have chosen this job, which is much safer than a dock worker.In fact, things can be suppressed so quickly, thanks to the California consortium, their bosses have naturally placed nails in the union, which can influence the union's decision to a certain extent.

What's more, they have made important contributions to the development of US ports in the name of pilot projects. The investment this time is not a small amount. Those dockers can still be construction workers.

In other words, this is all about attracting investment for the US. Wasn't the reason why the US developed so fast at the beginning that infrastructure drove employment?

There are also people who want to use the port to threaten security, and they are soon suppressed. This investment was finally negotiated. China is not as weak as United Arab Emirates, and the reason itself is untenable.

Then there was another news report that the U.S. is preparing to introduce China's high-speed rail technology to comprehensively improve U.S. rail traffic. An experimental section is currently planned and an agreement has been signed.

The agreement is not a formal contract, and if the contract is eventually breached, the amount of compensation will not be particularly high. Moreover, the general agreement is just a framework, and the specific contract details have not yet been finalized.

This news has once again caused an uproar among the American people. Why is it China again?In their impression, shouldn’t the high-speed rail be better in Europe, such as Germany and France, even in Asia, it should be Japan and South Korea. This must have appeared in developed countries and will test industrial technology more. The United States is so powerful. Why introduce technology from China that is an underdeveloped country?

But it is because China's high-speed rail technology appeared later that it is better. Japan’s Shinkansen runs very early, but the ride experience is too bad.

The technology in South Korea, France, and Germany is the same. It appeared earlier than China, but the technology upgrade was stopped because it could not be sold or used in the country.

China bought some technologies from France and Germany, and then did R&D and upgrades on its own. It can be said to be one of the best technologies and more economical.

Reid and the others said that the news should be announced first, and then the public's reaction can be seen before deciding whether to launch the project.

That is, they have to look at the resistance of all parties and measure whether the investment is cost-effective/worthwhile. This is understandable, but Feng Yu thinks it is not very cost-effective/worthwhile.

Because at this time you demolish and relocate, the cost may be higher. In the U.S., there is no standard statement about demolition and relocation. The cost of demolition and relocation is completely different for each family and they are kept confidential.Feng Yu felt that they wanted to use this news to enhance the reputation of Aubaniu, which proved that Aubaniu has done many things. At that time, even if the cooperation fails, it can be said to be multilateral resistance, and the reputation of Auba Niu will not decline.

The high-speed rail output of previous generation/life China is well-known all over the world, but many contracts were eventually broken by the other party, and China was not happy with the liquidated damages.

In this life, Feng Yu will implement this successfully. Once there are successful examples in the United States, it will play a vital role in China's overall high-speed rail exports.

This part of the profit can be used to fill the huge demand hole in China's high-speed rail construction. The upgrade and transformation of China's railway network will take at least more than ten years, and the amount of funds required is an astronomical figure.

At this time, there is a kind of speech on the Internet/network in the United States that has once again emerged, that is, the China threat theory. This time it’s not about military affairs, but about economic matters.

They claimed that more and more Chinese companies began to invest in the U.S., and went deep into all walks of life in the U.S. The streets of U.S. were flooded with Chinese, and more and more U.S. dollars fell into China's pockets.

If things go on like this, it is unimaginable that the US economy will be contained by China. They called on Obama to face this matter squarely.They never thought that this is what Obama is leading. Without foreign investment, what kind of improvement can the U.S. economy have? Do you want to watch the U.S. economy go backwards? Do you want your living conditions to get worse and worse?

All the money from the United States is made by China? how can that be! How much money can China make? Our investment in China has not made less money.

U.S. netizens cite an example, how much money does Feng make every year in our U.S.?

Feng Yu saw this news and found it very interesting. Even if you know how much money I made in the United States, can you stop it? If I withdraw funds from the US on a large scale, your US economy will be hit again!

Feng Yu doesn't need to pay attention to this news, the US will naturally suppress it.

Chapter 2028: Features Of The Report

In a blink of an eye, it has come to the end of the year, and Feng Yu has become a lot busy. Although he is the Chairman, the company's operations are all handled by the president and CEO, but the year-end report still needs to be read.

He took a look at the general statements of Wind & Rain Holding Company and Taihua Holdings, and found that the revenue of each industry has increased a lot, except for Wind & Rain Consultation and Taihua Consulting.

In fact, Wind & Rain Consultation and Taihua Consulting still have a lot of funds to invest in crude oil futures. The international crude oil price ushered in a high rise again in the fourth quarter. The price of crude oil has now exceeded the high price of 100 US dollars again, and Feng Yu is also making a profit. A lot.

But compared with last year, it is much worse. Last year was the most profitable year in his history. It established Feng Yu's unshakable position as the world's richest man in one fell swoop. No one said he would challenge him anymore.

Feng Yu has already communicated with "Forbes". From this year on, he will no longer participate in the ranking, and it also gives Brother Ki a chance to realize his dream.

At present, the main futures of Wind & Rain Consultation and Taihua Consulting is gold, which will continue to rise for several years in the future, suitable for long-term speculation.

Of course, there are many stocks that are also worth investing in, and the price will definitely continue to rise. Crude oil will not do it again for a short time, because it will be stable for a long time and it is difficult to make a profit.As for other subsidiary companies, Feng Yu is very satisfied with the revenue. However, the reports of Wind & Rain Holding Company and Taihua Holding Company differ to some extent from other companies, and the industry rankings are also shown above, which is their characteristic.

For example, Polar Bear Mining Conglomerate, which will be the first in the mining industry. The Los Angeles Wind & Rain team noted that the team with the highest NBA value was the Western Conference champion last year.

Everyone knows that Feng Yu has a deep obsession with being No. 1 in the industry. But they can all understand that with Feng Yu's net worth, if the investment industry is not ranked in the industry, it would be shameless.

Even if it was not ranked before, but Feng Yu invested, he must become the top of the industry. Even if it is not the first, we must see significant progress every year and aim to be the first.

Feng Yu especially feels dazzling for the second, even the third and fourth he thinks better. Since it's already second, it won't work if you don't rush to the first, maybe this is also an obsessive-compulsive disorder.

But even so, Feng Yu has no plans to change.

With a red pen, Feng Yu drew a circle on AMD, and drew a circle on Wind & Rain Entertainment. Chaowei is the second in the CPU industry. This must be made the first in the industry.Although Intel is still so strong, judging from this year's market share, the gap between Chaowei and Intel is closer. In particular, Chaowei can also produce the core of smart phones and tablets, which sell far better than Intel products.

In addition, users are more optimistic about AMD's dual-core or even multi-core CPUs, and are doing very well with low energy consumption. Chaowei's profit margin is even smaller than Intel.

Now AMD is not relying on low prices and low profits to grab the market, but relying on brand and technology, and even certain products, the profits are much higher than Intel's. Now that you have the opportunity, you must become the number one and step Intel under your feet!

Wind & Rain entertainment is mainly related to games and film and television industries. The game industry is the world's largest. Whether it is influence, sales or profit, it is undisputed.

The most popular firearms games, racing games, role-playing games, real-time strategy games, 3D fighting games, etc., are all sold better under Wind & Rain Games. Many traditional game manufacturers have gone bankrupt.

Some of the remaining struggle on whilst at death's door, some chose to accept the acquisition of Wind & Rain Games, and some were acquired by other corporations. Among them, Nintendo and Sony are also Wind & Rain Games’ biggest competitors, and they have started to increase The investment in game production is not just about the development of vidCEO game(s).However, in terms of film and television, MGM is still the second place. Although it has released several popular and popular movies this year, it has more debts and lower profits than Disney, but it surpasses Sony Columbia.

Just Marvel's movies have earned Feng Yu how much money, let alone other commercial blockbusters, including remakes of the 007 series.

MGM reported that next year’s goal is to be No. 1 in the industry in terms of movie box office, movie merchandise, CDs, and copyright derivatives.

This year, MGM's debts were paid off at once, but there were so many debts before. If it is simply regarded as revenue, it is actually the number one in the industry.

These two are very promising to become the industry's first, Feng Yu wants Kameido Masao to focus on them.

As for the market share changes of other companies, Feng Yu didn't care too much. If the changes are relatively large, Kameido Masao or Ralph will report to him.

Taihua Holding Group, the world’s number one electronic appliance brand, has quietly become Lenovo. It defeated Sony, Songxia, Dongzhi, Huipu, Daier, ASUS and other brands, and also defeated Wind & Rain, Aihua, Philips and other brands, this makes Feng Yu feel particularly surprised.Well, Wind & Rain, Aihua, etc. ranked a bit lower, which he looked less dazzling. But one thing is very interesting. Some media rated Taihua Holding Group as the world's number one electronics and electrical appliance manufacturer, saying that Lenovo, Wind & Rain, Aihua, and G-BOX are all sub-brands under its umbrella.

Feng Yu's goal is to make these brands the top of the industry, and they have now succeeded. With better games on the G-BOX side, this year's sales can surpass Sony and Nintendo. Next year, a new generation of vidCEO game(s) will be launched, which will definitely establish the position of the vidCEO game(s) industry Boss.

Transition from 3D to VR experience, at this point, G-BOX is ahead of the other two corporations.

Lenovo Kingsoft still ranks second in the software industry this year, but the entire IT industry still ranks behind IBM and SoftBank. Lenovo-Silver Mountain Corporation actually won the overall sales of the new-generation operating system this year. The XOS-generation system sold the best, followed by WIN7 and XOS2.0. As for VISTA, the sales data is too poor. The XP system, which once had the most users, has a much smaller share than the previous generation/life, which is enough to prove the success of the XOS system.

However, it seems that it will take several years for Lenovo Kingsoft to become a Boss. Lei Dajun's goal is to completely defeat Microsoft after the next-generation operating system appears, and let Lenovo-Silver Mountain Corporation ascend to the altar!Everyone is confident and the technical strength is not weak. Feng Yu also believes that nothing is impossible.

The previous generation/life Microsoft WIN8 is actually a Failed product. There is also 8.1, which is even more criticized. If Microsoft is still launching such two-generation systems like the previous generation/life, it is really not impossible for Lenovo Kingsoft to change positions with him.

Once you make a mistake, you can make a mistake. If you make mistakes continuously, you must accept the fate of being surpassed by others.

After reading all the reports, Feng Yu only spent three days. Although he has read all the reports of the sub-Corporation, they are not too detailed.

If you look at it in detail, you won't be exhausted. However, Feng Yu was particularly interested in the report of a company’s company. He wanted to go to that company to take a good look.

Chapter 2029: The Problem Is That It Is Too Cheap

"Director Feng, why come to us in time to see our annual meeting tomorrow? If Director Feng comes forward, that year will definitely be more lively."

Feng Yu thought about Ma Yun's performance style at the annual meeting and felt goose bumps on her body. In comparison, he is more able to accept the performance styles of Wang Jianlin, Li Yanhong and others.

In the words of previous generation/life netizens, Ma Yun, this is a crazy buyer show, sometimes too hot eyes!

"I didn't watch the annual meeting. I heard that Alibaba has developed rapidly in the past two years, so come and have a look."

Feng Yu rarely visits Alibaba. In the past two years, most of his visits are Wind & Rain Electronics, Aihua Electronics, Lenovo and Lenovo Kingsoft.

In fact, the Executive of these sub-Corporations is also very contradictory to Feng Yu's inspection. If Feng Yu comes over, their authority will be severely weakened. With Feng Yu, their natural presence will be much weaker. If Feng Yu never comes, they have a feeling that they will be given up by Taihua Holdings.

No one knows that the industries that Feng Yu invests in will be very profitable. If Feng Yu doesn't care about their company, it means that the money earned is too little to attract Feng Yu's attention.In fact, the reason Feng Yu rarely comes to Alibaba is because he doesn't think he needs to intervene. Alibaba has already invited those great talents from the previous generation/life, Zong Qingxian has also dispatched senior executives to supervise them, and Feng Yu is waiting for the annual dividend.

In fact, Alibaba does not make much money every year. Alibaba is listed on the Hong Kong Stock Exchange. In the past two years, it has been affected by the economic crisis and its share price has fallen a lot. However, Ma Yun thinks this is a good opportunity. A good opportunity to buy stocks.

Therefore, last year and this year, Alibaba paid very little dividends. At this time, it is also repurchasing shares in the name of Corporation. Ma Yun plans to delist Alibaba.

Is it that Ma Yun does not plan to list Alibaba? Of course not, the delisting is for relisting in the future. Spin off some assets, add some assets, and go public again, which can raise more funds for development, and also make the stock price higher.

In this way, Alibaba's shareholder floating assets will be higher, and every Alibaba employee can become a millionaire, just like Baidu and Penguin.

"Director Feng, do you object to the delisting of Alibaba?"

"Why do you oppose it? You have a plan for the development of the Corporation, and I will not stop it."In fact, if Taihua Holdings continues to inject capital into Alibaba, of course, there will be enough funds for Alibaba to develop. But in that case, it would be necessary to dilute Ma Yun's equity and voting rights, which he certainly did not want.

When he invested in Alibaba, Feng Yu had promised that he would not interfere in Alibaba's operation and management, and he has been doing this all these years.

Anyway, Zong Qingxian is there. Besides, he still has financial supervision power. Alibaba can't cheat him, nor dare to cheat him. After delisting and relisting, the stock value will increase again, and Feng Yu did not lose.

Ma Yun heard Feng Yu's answer, and he was relieved.

Their Alibaba can actually be regarded as to wade across the river, feeling for footholds as one goes, walking their own development path. Other similar e-commerce companies can only be used for reference, and they are even reference indicators for many peers.

They are different from Amazon, Yibei and other models, and from the polar bear internet/network mall. In fact, they are all ancestors of different models, and they are also competing with each other.

Amazon is now the world's largest e-commerce company, Yibei follow closely behind sb or sth, Alibaba can only be ranked third, and Ma Yun inner heart is very unconvinced.

Amazon's registered users are only One billion people. China has more than One billion people. Alibaba is also exploring overseas channels. It may not surpass Amazon and become the world's number one.As for Yibai, the difference between everyone's models is even greater. Ma Yun has never regarded Yibai as an opponent. And he thinks that Alibaba can do the model of several other e-commerce giants, but it is difficult for them to do the model of Alibaba.

"Director Feng, Amazon, Polar Bear internet/network mall and Alibaba, which one do you prefer?"

Feng Yu looked at Ma Yun and laughed blankly: "Lao Ma, do you have no confidence in yourself? To be honest, I would rather Alibaba be the number one in the world, because this is the Company of China."

Every one has potential, and whoever goes up and down will not delay Feng Yu's making money, but it will allow more Chinese people to make money and let China make more money. Feng Yu is still very happy to see it.

It's just that the biggest difference between Alibaba and previous generation/life in this life is that the payment package is in Feng Yu's hands. Previous generation/life How many people are waiting for Ant Jinfu to go public? This is Alibaba's biggest asset. Even many experts in the financial industry assert that after Ant Jinfu goes public, let alone China's richest man, Ma Yun can directly compete with the world's richest man.

Ant Jinfu is the real Internet finance model, and it is also the only one recognized by the world financial industry. It has a very large cash flow and can create extremely high profits every day.It's just this life. Both Feng Yu and Baibao cooperated with Kirilenko. Payment packages are mainly developed in Asia and Europe, and Baibao mainly develops in Europe and America, but there is also a crossover between the mutual markets.

No matter which model develops better, Feng Yu earns the most. Internet finance, Feng Yu can definitely play well. It is precisely because of these two financial tools that Feng Yu has absolute confidence in allowing Minsheng Bank to gain a foothold in the United States and even continue to grow.

"Director Feng, then do you think we should go public again in the future? New York, London, Hong Kong, Tokyo, or mainland two markets?"

"Do you have no answer in your heart? I don't think London and Tokyo need to be considered. Those two markets are not suitable and relatively conservative."

"The NASDAQ listing is very simple. It can be said that it is the easiest to go public in these big markets. However, the Company has the most bankruptcies in that market. Of course, I don't think Alibaba will go bankrupt."

"However, when listing on NASDAQ, basically only foreign investors can invest. It is extremely difficult for the domestic side. Listing on mainland, we are an emerging and developing market, and it is very likely that we will not be able to raise the funds you need. But this is the base camp of Alibaba."
"Hong Kong is between Nasdaq and mainland. It has the advantages of both, but neither can maximize one advantage. However, the advantage is that Alibaba is now listed in this market. Going public is also relatively simple."

"It's up to you to decide how to choose. If you can't raise enough funds, you can let shareholders or employees subscribe internally. I believe Alibaba's stock will become more and more valuable in the future."

Ma Yun nodded, he also firmly believed in this. He even believes that Alibaba will become the leader of the Internet Company, standing on top of the world.

"Director Feng, do you think there are any problems with Alibaba's development at this time?"

"There is a problem, don't you think some products are too cheap?

Chapter 2030: There Are Many Fakes

Ma Yun is a little confused. Our things are cheap and can attract more customers. Is this still a mistake? The low price is their biggest advantage. Why does Feng Yu say it is a problem?

Does Feng Yu believe that product prices should be increased to increase single product profits? But in this way, our competitiveness is weak.

"Director Feng, I don't understand too much."

Feng Yu turned on the computer on Ma Yun's desk, and then clicked on Dibao.com to search for the Lisuo sports brand.

"Look, this pair of running shoes is an example. The price of a specialty store is 399 yuan, but you can see the price from 59 to 399 on Dibao.com. Are the pictures exactly the same?"

"Of course there are picture errors. Maybe it's not this shoe, so it's cheaper. Others may be on sale, so the price is discounted, but there are more of them, which are fakes! "

"You think fakes are damaging the interests of brand merchants. You just provide a platform and indicate that if the other party sells fakes, you will retain the responsibility, but how much have you done over the years?"

"Many people, especially some users who have just used Dibao.com recently, they think Dibao.com's things are cheap. You advertise that way, right? But is it cheap enough to be lower than the cost?"
"Normally, even if it's a discount sale, it won't be sold at a discount. But you do the calculations yourself, why should the price of 399 shoes only sell for 59 yuan? The cost of these shoes is so low?"

Why many people choose Dibao.com? The most common answer is one, which is cheap.

Cheap is not originally a derogatory term, but if you buy fakes cheaply, then the nature will completely change.

Feng Yu then searched for other products, such as a Chanel lipstick. The genuine price is 299 yuan. This is already a very cheap one, but what about on Dibao. There is one for 29.9 yuan, and there are even cheaper ones.

Is the cost of the store so high? Absolutely not!

Obviously, the one with low price is fake.

Perhaps one of them is not a fake. For example, there was a fire in a clothing factory, and it was later extinguished by firefighters. However, many clothing was soaked in water and sold at a discount. The price is genuine, but the reason will be indicated.

And more cheap big-brand products are simply fakes. Not only does it harm the interests of the brand manufacturers, is it not harmful to the website? If everyone thinks that the products on Diabao.com are all fakes, it will definitely be accompanied by the loss of a large number of users in the future.Why can the previous generation/life China rise to so many e-commerce companies? When Di Bao has been doing this for so many years, users have far surpassed each other. The biggest reason is that others use the name of genuine products.

Many people don't care how much cheaper, they just think online shopping is more convenient. And most of them care more about whether the products are genuine than cheap prices. Because many people have obviously paid a high price, the same price as the specialty store, the ones bought are still fake!

I don't want to be cheap, the ones I bought are fake, which is very unacceptable.

Ma Yun retorted at this time: "Director Feng, we are really hitting this, but the cost is a lot, the workload is too large, the effect is small, and it may even hurt the root."

Feng Yu shook his head: "Do you think that consumers are not stupid ×, this kind of particularly cheap goods, they must also know that it is a fake, but it is just to buy face and satisfy vanity. Such consumers, I won’t complain. You have no responsibility, do you?"

"But have you ever thought about it. Our entire country is cracking down on counterfeit goods, and the fakes in those shopping malls are gradually disappearing, but now they are revived on our Dibao.com. You think the next time the crackdown on counterfeiting is severely affected, the biggest impact is Who?"
"The platform is provided by us. We waive the internet/network shop rent, but charge the advertising fee from the other party, right? Our intelligent search system pushes counterfeit goods for consumers, right? There really is nothing like the website. Does it matter?"

"The method of grabbing the market at low prices was originally correct, but there is a big problem. Low prices cannot be based on sacrificing product quality, sacrificing website reputation, or even breaking laws and regulations! "

"But now consumers choose stores first because of their credibility. We have a diamond and crown rating system, which is still very effective." Ma Yun defended again.

"Yes, diamonds and crowns can reflect the credibility of the business to a certain extent, but you can admit it? And at the beginning, many consumers did not know how to complain, so even if they bought fakes , They will not complain, and the system assumes that the other party is positive."

"Also, if you search on the internet/network, you can see that if you don’t see it, the seller threatens consumers to delete negative reviews, and calls harassment every day to make people not to mind taking all the trouble."

"This kind of news may be released by competitors, but are you sure there are no real cases?"
"I know that you are attracting consumers and merchants, and now you are also beginning to charge merchants to make money, but you did not find that many shops are just opening, and there are several diamonds in less than a week. Their products are really like this Is it popular?"

Many shopkeepers who are new to Dibao.com find that it is really difficult to attract customers without diamonds, so they find someone to check their orders. Anyway, they are left and right. The fees for Dibao.com are extremely low, and many do not even charge. The cost is very low, you can brush your credibility to a few diamonds, or even the crown.

Check the list, check the praise, you read it on the Internet, many praises are basically a donkey's lips do not match a horse's mouth.

"Director Feng, I know what you said, but it already exists. If we clear them all, not just the workload, but many businesses will disappear, and many of our consumers will also leave because some People come for cheap."

Feng Yu shook his head: "You don't fully understand these meanings. Some products may not have their own brand, but they are designed and produced by themselves. This kind of product does not require other big brands. As long as we are willing to push, it can sell well. No risk yet."
"And some products that are obviously fakes, if we keep them, Diabao.com will be regarded by consumers as only selling fakes in the future and cannot attract many high-end consumers. We don’t want to sell those expensive things. ."

"Director Feng, we have also considered this point. Our idea is to split Diabao.com, and slowly investigate reputable merchants, and get them into a new website, such as establishing Diabao Mall. Some discounts For promotional items, let them enter a website that specializes in discount sales and launch special items every day, just like a supermarket."

"The original Dibao.com will continue to be retained, and even in the future, we can increase the crackdown on this aspect, so that fakes will gradually disappear!

Chapter 2031: Unsolved Dead End?

It is still the same as previous generation/life, this method can not solve the problem at all. Why did the previous generation/life Alibaba's listing in the United States be blocked? It is even more difficult to think of London also listing. It is even difficult to open branch offices there because the other party said that Dibao.com is full of fakes.

This is a very real problem. Anyone who sells fakes can be listed, which will affect the reputation of the entire listed industry.

Does Ma Yun know this question? Of course he knew, but there was a problem before him, and that was that they realized it was too late.

The technical problem Ma Yun said is not impossible to solve, but the amount of funds required to be invested is larger. From a long-term perspective, it is worthwhile.

Anyway, we will still need to raise funds and go public in the future. Now, even with high debt, there is no problem. How many investors are waving checks waiting to buy Alibaba's stock.

The most difficult thing is that Alibaba cannot lose customer resources. This customer includes buyers and sellers.

Buyers are simple, most of them are coming for cheap at this time. If you are not cheap enough, they will not buy, then the traffic will plummet.

The decline in traffic naturally represents a decline in sales, etc., and a decline in profits. Then there is an opportunity for other competitors in the C2C field.Now the biggest competitor of Dibao.com is not Yibai eBay. The joint venture website of Yibai in China has already failed. Although it does not lose money, it is far from reaching the original goal of occupying the Chinese market.

The biggest competitor is Paipai, a shopping website owned by Penguin. Relying on Penguin's strong user base, the number of users has grown extremely rapidly.

A penguin pop-up window made how many people noticed this website. Who made almost 80% of netizens use OQ numbers?

Today, the number of users of OQ numbers has caught up with MSN, which Microsoft did not expect. Even before Feng Yu was reborn, he had a variety of instant messaging software and social software, but OQ still has the largest number of active users in the world, because many companies in China have turned it into a kind of internet/network Office communication software.

That is to say, OQ is very easy to use in both work and life. Coupled with the growing number of game users, it also feeds back the OQ chat tool.

The previous generation/life China is like this. There is a lot of competition between Alibaba and OQ, because many ideas overlap, and each has its own huge user base, and both want to develop more business profits.

The same is true in this world. The company has grown to its current scale, and business expansion is inevitable. Every internet/network technology corporation is exploring more ways to make money.Ma Yun worried that after cracking down on counterfeiting, users all went to take pictures, which is an unbearable loss for Alibaba.

For sellers, because Alibaba started to provide value-added services, unlike the initial offerings that were completely free, the profits of some merchants were greatly affected. They sold fake goods in order to expand their profits.

At the beginning, they used the low prices of fakes to attract customers, but later discovered that many customers knew they were fakes and bought them just for the sake of cheaper prices. Then they might as well sell fakes to make more money.

"Lao Ma, think about it. Is the method you mentioned really feasible? If you split the website, this will definitely have a lot of effect, but you still need to make money for the other two websites. Traffic, right?"

"The website is split and users are diverted, so that Alibaba's market position will be challenged. If you fight counterfeiting at this time, the user will be lost faster. Don't forget that other websites are also working hard."

Not only in the C2C field, but Jingdong, Sulu, and National Media are also focusing on this market, not to mention that foreign e-commerce giants such as Amazon and Yibei have entered the Chinese market and are looking for opportunities to expand. .

"Then what do you say?" Ma Yun also has a headache about this. After anyone has become the market boss, he doesn't want to be surpassed, especially because of his own decision-making problems."Simple, heavy-handed, and fiercely cracking down on fakes. At the same time, I will tell other websites that they will also crack down on fakes at this time. Let's start a nationwide joint anti-counterfeiting operation."

"In this way, as the leader, Alibaba will naturally get some positive images, and even this image is not bad. Of course, anti-counterfeiting will not destroy the bargains of Dibao.com. Some small-brand products are themselves low prices. Yes, they will still be retained."

"Users don't need to shop one by one from similar product stores to buy things, so as long as the products that users search for are available and are indeed cheaper than other stores, then the vast majority of users can be retained."

"At this time, cooperate with your split website, so the effect will be better. If you split the website, you will do B2C, right?"

"Director Feng read our report, right? We have always had this idea. At first, we were doing B2B, and then we had experience in doing C2C. This time, it will be no problem to create a new model after the combination."

Feng Yu didn't read the report carefully, but the previous generation/life Alibaba did just that. The biggest advantage of B2C is that the company has a higher credibility. For the sake of its reputation, the company is less likely to sell fakes.

However, this cannot solve the problem fundamentally. There are still many people who buy fake products in specialty stores.The best way is for the Company to jointly fight with the country, but this can only treat the symptoms rather than the root cause. The solution to the root cause is to raise everyone’s awareness so that everyone no longer wants to buy fakes. This requires everyone to have money in their pockets.

When you only earn one thousand yuan a month, you must buy cheap clothes because you may not be able to afford expensive clothes for a year's salary.

But when you make one hundred thousand yuan a month, you will start choosing styles, materials, brands, etc. when buying clothes, and you are willing to buy more than ten thousand yuan.

It takes a long time to change the concept, and it takes a long time for people to live a rich life, so it is difficult for fakes to disappear, but the rate of fakes can be controlled.

Someone once said that the peak rate of fake goods on the Diubao website is 80%, which is horrible. Feng Yu believes that more than 10% are very serious, and since Dibao.com has been on the scale, the fake rate has never been lower than 20%!

Ma Yun did not directly agree, but said that he should think about it. It seems that the inner heart still cannot be cruel. Because if the blow is too strong, it will really shake the foundation of Alibaba. Feng Yu said that everyone has joined forces to fight counterfeiting, but other companies have developed more later and have fewer fakes, and they will complete it faster, thus starting to attract users who left from Dibao.Di Bao is the biggest source of cash for the entire Alibaba, and it is the foundation. This is really unshakable.

Feng Yu saw Ma Yun's hesitation and didn't say much. He actually didn't have a good solution, it seemed that Alibaba had fallen into a dead end without a solution.

However, Feng Yu thinks there is another way, but I don't know if Ma Yun is willing to agree.

Chapter 2032: Anti-counterfeiting Is Imperative

"Lao Ma, how is your relationship with Huateng?"

Ma Yun looked at Feng Yu indifferently: "It's okay, you can talk a few words at the China chamber(s) of commerce every year."

"There is competition between your companies, but there is not an unresolved solution. Have you thought about it, your two can be merged."

The reason why Ma Yun doesn't want to crack down on fakes is because he is afraid of giving Penguin a chance to rise. That being the case, if the two merge, then this worry is gone.

Users leave temporarily and will come back later.

Ma Yun shook his head: "It's totally unnecessary. Although pats are rising fast, but the traffic is still incomparable to us. There is no strong alliance between us, unless Ma Huateng is willing to auction the pats to we."

It's over, no more talk.

How could Ma Huateng be willing to sell it, and others would manage it by themselves and would not lose money. After all, the OQ user base is too large.

But what Ma Yun said also has a certain truth. The pats are merged into the brand of Di Bao, and it can only play the role of on brocade, add flowers, Di Bao is not necessary. Without OQ, when everyone mentions e-commerce online shopping, the first thing that comes to mind is Dibao.com.

This year's Double Eleven promotion alone allowed Alibaba to set a sales record, far away from other competitors.However, other competitors can copy this method completely. Isn't it just choosing a centralized promotion at the end of the year? There is no too high gate.

This is completely different from the previous generation/life cooperation with Jingdong. Everyone's model is to complement each other, and Penguin has acquired Jingdong shares, which is considered a strategic cooperation.

Jingdong needs Penguin's advertising channels. Penguin is generally self-operated. After cooperating with Jingdong's more professional team, you can get more profits and fight against Alibaba together.

In fact, it is not easy to crack down on sellers who sell fake goods, because this part of the law is not perfect, and individual sellers do not need to file with the industry and the business. The industry and the business side want to supervise and even enforce the law. Difficulty.

In the opinion of many sellers, the illegal cost of selling counterfeit products is close to zero, so driven by interests, they will naturally choose this path. And they see that many people are doing this, and they firmly believe that the law does not blame the public, so naturally they become more and more courageous.

"Lao Ma, I know that the merger will temporarily lose money for Di Bao, but it can effectively curb the proliferation of fakes, which is of great benefit to the company's image."

"The above is going to crack down on counterfeiting again. This is not a joke. You read the news. Foreign media accused our country of proliferation of counterfeit goods. Among them is a certain online shopping website. You know who it is referring to, right?"
"If you want to delist Alibaba in Hong Kong, and then get listed in other markets again, I am afraid that it will not be so easy at that time. Think about it, who would be willing to watch an e-commerce platform flooded with fakes go public?

"Moreover, cooperating with Penguin is also of great benefit to website promotion. Don't you want to launch B2C? Penguin's advertising effect is really very powerful."

Ma Yun leaned on the sofa, not knowing how to decide.

On one side is traffic and profits, on the other side is reputation and future. It seems that the choice is more important at the moment, but Feng Yu's opinion cannot be ignored.

If it really starts to crack down, then he might as well take the initiative to fight fakes. If it becomes passive, the website might be blocked.

Currently, there are three strongest domestic internet/network Corporation advertisements. One is Baidu, and everyone uses it, but Baidu’s advertising model is different from others.

One is the Smashing Fox Channel. The Smashing Fox in this world is even stronger. The video website Boss has an unbreakable position. It also has its own internet/network TV station, plus traditional e-mail, forums, comprehensive news services, etc., which are browsed daily The amount is too much.

The last one is Penguin. The reason is that OQ has a huge user base, which is incomparable whether it is Sina's Weibo, or Wangyi's e-mail and game users.If you cooperate with Penguin, it will be of great benefit to product promotion and website promotion, which can attract more users and promote product promotion in a targeted manner.

However, some shares must be allocated to Penguin, which Ma Yun did not want.

Originally, Zong Qingxian and Taihua Holdings had seriously diluted Ma Yun's team. Fortunately, they both made concessions on voting rights. But if penguins are introduced, will Ma Huateng give up voting rights?

In this way, Ma Yun and his team's voting rights will once again be reduced. In the future, they will have the final say for this Company?

"It's not necessary. We still have a way to curb the problem of counterfeit goods. Haven't we already commissioned Lenovo Kingsoft to develop a mobile app for digging treasures. When this is launched, a gate will be set up. It is possible to prevent most of the fake merchants from outside the gate."

"We will charge a higher deposit for all merchants. Anyone who receives a fake complaint and is verified will use this deposit to compensate and impose penalties on related sellers."

"Moreover, we have also increased the entry bar for new sellers. We are planning to cooperate with Huaren.com, which is all real-named. This time we will be more secure when we recover.The earliest digging sellers used net names at all, and many people did not fill in the contact address, or the filled in was false, or it was changed later. The contact information above was not found at all, and some clearly received complaints. , But can't handle it.

If website pays compensation, then Alibaba can't afford it because there are too many fakes.

Now some people on the internet/network advertise that they are cheap but not good. These are competitors of Alibaba, but Ma Yun did not stop them. And Alibaba also let people release some soft articles to talk about the mental state of those who knew they were fakes and bought them.

Hearing what Ma Yun said, Feng Yu knew that Ma Yun still chose not to vigorously crack down on fakes, for the current market share and industry position.

"Lao Ma, if the higher-level department directly punishes the website and the Corporation at this time, how do you respond? Yes, I know what your inner heart thinks. Sometimes fakes are better than real ones, right?"

"But it's a fake after all. You can't deny it? Anyway, crack down on fake circumstances require action. I can't tolerate the overflow of fakes in the Company I invested in, and I'm still indifferent."

When people mention Alibaba's fakes, will they not mention Feng Yu? Certainly not, and even think that Feng Yu is a protection ~ umbrella, then Feng Yu is wronged.Feng Yu also mentioned this matter to Ma Yun. I don't know that Alibaba's strike force is not enough. Now it has become a large tail obstructs action.

"Lao Ma, please think about this. The most successful payment package promotion is Alibaba. I don't want any troubles, but the principles cannot be changed."

Chapter 2033: E-commerce Giant Party

The Chinese e-commerce companies held a meeting under the organization of Feng Yu. Originally, there were no associations between e-commerce companies. They usually met, either at the business gathering organized above or at the XXchamber(s) of commerce gathering. Only this time, the situation was special.

At first, Ma Huateng thought that Feng Yu was going to organize an e-commerce association. He knew that no one in China's e-commerce business did as well as Alibaba, but he thought that OQ had the most users. One day, he could surpass it, so he didn’t. Want to participate too much.

However, Feng Yu's face cannot be ignored. After all, the major shareholder of Penguin is Taihua consulting after all, and it is not Feng Yu who has the final say.

After Ma Huateng, Liu Qiangdong, Ma Yun, Zhang Jindong, Du Juan, Li Guoqing and other Chinese e-commerce giants gathered together, they found that Wang Hanhua, the president of Bonjour Amazon, and Shao Yibo of eBay, were also there, and they were the only ones.

Although Wang Hanhua and Shao Yibo are representatives of foreign companies, in fact, they all listen to Feng Yu's words. Needless to say, Wang Hanhua, a member of Amazon, Feng Yu and Kirilenko have exchanged some shares in Yibai. Moreover, Yibai also knows the relationship between Feng Yu and Kirilenko. Here Feng Yu lets Shao Yibo came immediately after someone called.Du Juan of the national media, after Huang Guangyu entered, took the management as his wife. Speaking of the Huang family is very interesting. After Huang Guangyu entered, his elder brother was also investigated. It is estimated that it will not be long before he will enter.

Li Guoqing, the president of Dangdang.com, this person admired Bezos very much, but it was a pity that in the end he did not agree with Amazon's acquisition, and Amazon turned to acquire Bonjour.

Dangdang.com has pulled many venture capitals, of which Taihua Consulting is one of them, as well as state-owned venture capital, venture capital of an investment institution in Hong Kong, and venture capital of IDG under the US Boston Consortium, etc., which can also be regarded as a Sino-foreign joint venture company.

Zhang Jindong is Susuo's Chairman. This Company Taihua consulting also thought about buying shares, but in the end it failed. It was not because the conditions given were not good enough, but because the other party's family itself was very powerful and raised enough money by himself. The other party also believes that Su Ting will be able to succeed, so he does not sell shares!

Among the eight e-commerce giants in China, only Guomedia, Susuo and Jingdong have nothing to do with Feng Yu, and many of the other Feng Yu hold some shares.

Coupled with the reputation of Feng Yu like the sun at noon, people call and they all come.

As for the newly established Vipshop, the group buying website under Baidu, etc., they were not invited at all because they were not eligible to attend."Everyone, I call everyone here today. There are two things to talk about. The first thing is that the era of e-commerce has come. You are all leaders in the Chinese market. I hope you will not compete maliciously. The market is so big. Everyone can eat and eat well."

"Second thing, I will communicate with the boss next, to introduce a series of laws and regulations for e-commerce as soon as possible, to make up for the loopholes in management, and to launch special anti-counterfeiting activities. I hope you will cooperate."

The first thing everyone can understand is that more than half of the Corporation Feng Yu in it has participated in shares. Of course, he does not want internal competition. The most correct choice is to unite and prevent other e-commerce companies from developing.

But the second thing is something that everyone can't understand. Fighting fakes, why is Feng Yu so active? None of their e-commerce companies can guarantee that there are absolutely no fakes in their products. Even these B2C giants may have problems with which purchase channel.

But the most targeted anti-counterfeiting products are C2C or C2B. This shows that they are aimed at Alibaba and Penguin. These two have the highest proportion of shares held by Feng Yu.

Du Juan turned the tea cup in her hand: "Director Feng, this kind of market competition, as a woman, I really don't understand it. What do you say, we just follow it."Feng Yu also thought about taking a stake in the national media. At that time, the national media was like the sun at noon, and its expansion speed was so fast that Su Tu was no opponent at all.

Some people even say that if Huang Guangyu hadn't entered, then Su Luo still had no chance to surpass the state media.

But at that time, Feng Yu wanted to invest in shares and was directly rejected by Huang Guangyu. This was their Company and did not intend to sell the shares, even if Feng Yu offered a generous price.

The more this happens, the more Huang Guangyu believes that their national media will develop very well in the future. Otherwise, why should Feng Yu spend so much money to buy shares?

At that time, Feng Yu was not the richest man in the world, but in some wealthy circles, it is not that he has not heard of Feng Yu's name, knowing that Feng Yu's vision is particularly accurate.

Later, although they failed to become shareholders of State Media and Susuo, these two appliance chain hypermarket groups also became one of Feng Yu's partners.

No one can refuse to sell Changhong's TV, Wind & Rain Brand DVD or anything. This is not only the sales profit, but also the traffic generated by these products, which can increase the sales of their other products to a certain extent, and can prevent other competitors from growing.Du Juan once asked her husband Huang Guangyu whether he regretted letting Feng Yu buy shares. If he accepted Feng Yu’s shareholding at that time, Huang Guangyu would still be the major shareholder of State Media and the controlling party, and he would certainly not give Su Ting a chance to rise.

Even with the financial supervisors dispatched by Feng Yu, Huang Guangyu would not go in. He lost so long of freedom and was fined so much money.

Huang Guangyu doesn't care about fines, but if you have money, you can't spend it at all, you can't enjoy life, and you have to squat, which is too uncomfortable.

Huang Guangyu didn't say anything at the time, but was silent for a long time. Just to Du Juan, if there is any chance to cooperate with Feng Yu in the future, don't miss it.

So this time, Du Juan didn't even think about it, so she agreed.

Liu Qiangdong looked at Ma Yun, and then at Ma Huateng. There must be something wrong with it.

"Director Feng, we are in a B2C model, and the rate of fakes is very low. We definitely have no problem with this. As for market competition, everyone has different models and naturally differs to some extent in business methods. I think no one will break the rules. Members of Diabo.com can be members of our Jingdong or other e-commerce company members."

Each of them expressed their opinions, and Feng Yu said these two things, they are completely acceptable. At the same time, they all understood what it meant this time.Obviously Feng Yu also knows about cracking down on counterfeiting. The most serious damage is digging treasure nets and pat. Feng Yu said that everyone should not compete maliciously. It should be when cracking down on counterfeiting. They should not throw stones at sb who fell down a well and avoid Those two companies suffered even greater losses.

But it’s okay to take the opportunity to promote yourself and grab customers. At this time, cracking down on counterfeiting caused great damage to the two companies.

However, it looks like it should be time for circumstances require action. They are thinking about how to face this opportunity and grab the most users!

And how did Feng Yu persuade Ma Yun to agree to this matter, pressure, or some other method?

Chapter 2034: Rushing Retail Giants

Japan Lotte Co., Ltd. At this time, President Motoyasu Miyata is looking at the report of the Lotte Market Joint Venture Company in Taiwan. This is a joint venture with the same group. They hold 51% of the shares. They are the first to expand overseas. market.

"Brother, good news, we have an opportunity to enter the China market! " Masayoshi Miyata, the head of Lotte Market, knocked on the door and said excitedly.

If this is not his brother, he wants to kick him out, and he doesn't understand the rules. You knocked on the door, but did I let you in?

"What's the matter, I panicked! How many times have you said it, call me the president of the Corporation." Miyata Motoyasu reprimanded.

"President, a major event has happened in China. The multi-sectoral alliance of their country is launching an anti-counterfeiting action against e-commerce Company. The largest e-commerce companies in the market over there will be affected, especially Dibao. This is a good opportunity for us to enter the China market! "

"Huh? You said they are fighting fakes? Why is this our opportunity?" Miyata Motoyasu frowned. Didn't your last report say that we have no chance for the Chinese market? Several home appliance companies over there, Company, have already divided up the market."President, do you remember the market analysis report that I showed you? The prices of Dibao.com's products are extremely low, which can be said to be a model of global e-commerce winning at low prices."

"But if the price is too low, there will be a lot of fakes. Many people in China are cheap and like to buy fakes. This time, once the China Government investigates and deals with it, Dibao.com will be greatly affected, as will other e-commerce companies. Same, then at this time we start to enter in a big way, isn't it a good opportunity?" Miyata said with excitement.

It seems that there is some truth, Miyata Motoyasu looked at his watch: "It happens to be a meeting in a while, and you should also participate. Tell me about it at the meeting. Let us discuss it so that I can report to the Board of Directors."

At the same time, many e-commerce companies around the world, or retail giants, have paid attention to the news of the China market, and they all know that this time China's e-commerce counterfeiting campaign was promoted by Feng Yu.

The two Chinese e-commerce companies that are most affected by Feng Yu's investment ratio are also the Company. Obviously, Feng Yu also sees the hidden dangers of the fake products of these two e-commerce companies.

In fact, with the scale of Alibaba, it has long been able to expand overseas. Why has it been far less developed than companies such as Amazon and Yibei?Is it the Company of the United States that must develop well? Of course not. The biggest reason is that Alibaba's fakes problem is too serious. No country would want to introduce a retail company full of fakes.

In particular, they believe that the e-commerce platform should be responsible for the counterfeit problem, while Alibaba claimed that they only provide a platform. The counterfeit problem should be the communication between buyers and sellers, and they can be responsible for the middle contact and coordination.

This apparently prevaricating caliber makes it difficult for Alibaba to develop overseas. I bought fake products at the mall, so I can also invite the mall to claim for compensation. Why can’t I get to your e-commerce platform?

And the biggest difficulty here is that many of Alibaba's purchases are not invoiced, there is no way to claim, there is no evidence.

Therefore, in the future, Alibaba will also implement the B2C model of Tianmao Mall overseas, while Dibao will be extremely difficult to implement, and it does not show the appearance of the C2C market Boss.

This time Feng Yu promoted the improvement of e-commerce laws and regulations. Why did the above support me? I just want to check the industry. Some of the missing taxes should also be recovered.

With the high sales of Dibao.com in a year, the amount of taxes paid is obviously too small, and there must be problems in it. Also, do you want to crack down on fakes on the internet/network? Didn't the work of cracking down on fakes in the past two years be done in vain?If you can’t see it in the malls, all go to online sales. If there are sales channels, then there will be small factories with fakes, which will make their work extremely difficult and disrupt the normal market order.

Foreign retail giants all believe that this is a good opportunity to enter the Chinese e-commerce market. No matter what Feng Yu thinks, it is for the company's future development considerations, or due to pressure from above, the sales and traffic of Dibao. A sharp decline is certain!

After Bezos and others learned of the news, they also informed Bonjour Amazon to take measures to deal with it, especially remember to expand market share.

Many foreign companies will be uncomfortable when they arrive in China. Even if they are made in foreign countries, there are not a few companies who are finished in the Chinese market.

For example, Facebook of previous generation/life, Google, and many other companies. Either they couldn't get in, or they ended up quitting sadly. Not only could they not make money, but they couldn't even collect the capital.

Yi Bai naturally reported it to Kirilenko, and Kirilenko called Feng Yu: "Feng, what are you doing? Yi Bai told me that you are doing this to shake the treasure. The biggest advantage. In C2C mode, fakes are inevitable. Are you ready to let Polar Bear Mall enter the Chinese market?"Kirilenko has long wanted Polar Bear to enter the Chinese market as a mall. Although Polar Bear Mall seems to be a B2C model, the model is also different because of the physical supermarket.

Now Wal-Mart, Tesco, etc. are studying the business model of the Polar Bear Supermarket Group. They also want to integrate physical supermarkets with e-commerce, so that sales increase and cost reduction can occur simultaneously, and profits will inevitably be increased. More growth.

"Brother Ki, you want the Polar Bear internet/network mall to enter the China market. Now it is really a good opportunity. But let me help you here. You also want to help Alibaba enter the Eastern European market and enter Russia at the end. market."

"No problem, it's not easy. Then it's settled. Let me ask someone to prepare for it and open an international shopping website to try it out."

Feng Yu told Kirilenko that if you want to promote Alibaba and others to Eastern Europe, you need Brother Ki's help. Of course, for Alibaba's branch offices in Russia, Brother Ki can definitely buy shares.

Brother Ki also said that in order to allow the Polar Bear internet/network mall to enter the Chinese market, this Taihua Supermarket Group originally had shares and counted as a family.

Feng Yu must crack down on Alibaba for this reason. There are too many fakes to enter the Russian market, not to mention Eastern Europe or even the entire European market.Only after accumulating enough experience in China to start branch offices overseas can we avoid these detours. Feng Yu believes that, in fact, C2C has the greatest market potential, and previous generation/life Alibaba is indeed the number one market share, but its revenue cannot be compared with giants such as Amazon and Yibai.

But does Ma Yun really earn less? What Ma Yun really earns is his investment in the payment package, which is the only successful example of Internet finance.

Why Ma Yun finally agreed to Feng Yu's anti-counterfeiting request? Feng Yu said that he would support his full entry into the European market. If Alibaba's website is flooded with fakes, then the Government of other countries must be in conflict.

For the sake of overseas markets, temporarily losing some domestic markets, Ma Yun also recognized. And after Feng Yu came out, just don’t use some extreme method/trick too crazy, such as hiding the sky and covering the earth ads to grab customers, then Ma Yun really didn’t see other competitors!

Those retail giants think that Alibaba is following the path to one's own doom, but they are actually for a broader world!

Chapter 2035: Studio = KTV

"My wife, don't need to make up, let's go~" Feng Yu waited at the door, watching Li Na's eyebrows carefully.

Just eat with Wen Dongjun and Liu Kun, do I need makeup?

Feng Yu is considering whether to hire two makeup artists for his wife. After saving her painting, she feels dissatisfied and wipes it off and repaints. She can comb each hair for half an hour!

It was almost half an hour before Li Na came out. Fortunately, Feng Yu had long been looking for a professional to match Li Na with clothes. The matching clothes, shoes, bags, etc. are all put together, and there will be no matching mistakes.

When Feng Yu asked in the car, he knew that Liu Kun's wife was also doing research, and she was more confidently present oneself to the emperor, without makeup than Li Na. However, I put on makeup for my cousin's wedding that day. It was so different, obviously more than ten years younger.

Since then, Li Na also felt that makeup was necessary. And it's not the simple painting like before, it must be very delicate!

During the meal, Li Na realized that she was the only one who made up very seriously. Zhang Han and Liu Kun's wife simply drew it, but it seemed that she was too deliberate.Liu Kun just finished a project research and it was very successful. It can bring tens of millions of profits to the institute. According to the rules, he can also get a lot of bonuses, and he can rest for a period of time. From now to the New Year, he finally No need to work overtime often.

It's been a long time since everyone got together. Feng Yu has always had time. Wen Dongjun and Li Na don't work too much overtime. Even Liu Kun and his wife have not seen each other for almost half a year.

Feng Yu doesn't like to have dinner with some business partners or subordinates. Those people always talk about work. It is better to have a comfortable meal with Wen Dongjun. You can talk about some interesting things.

When they came out this time, they didn't bring any children. After eating, they planned to find some entertainment.

"Find a place to sing. It's been a long time since I sang." Liu Kun suggested.

"Hahaha, I just want to have a singing voice. Feng Yu, arrange a recording studio." Wen Dongjun put on the appearance of a big singer.

This guy sings too badly and has a poor voice. I had to sing with Feng Yu that time. Later, Feng Yu took him to a recording studio owned by the Chinese Brothers. The professional equipment allowed many ordinary people to sing. , The singing voice has become a lot more pleasant.

For Wen Dongjun's voice, the improvement is even greater. As a result, Wen Dongjun fell in love with it, and when he talked about singing, he asked Feng Yu to take him to the recording studio.In the big recording studio, Wen Dongjun spent money and no one would use it. The small recording studio, he also disliked the poor effect. They were all used to practice songs for second- and third-line singers. The equipment was too ordinary!

Feng Yu made a phone call and had someone arrange a recording studio.

The largest recording studio in Beijing has many recording studios, the largest of which is a Hong Kong pop star who is recording a song and was interrupted and asked him to change to another small recording studio.

"What's the matter with you, I came to you to record a new song. It is the title song of my new album. I heard that you have good equipment and high professionalism here. I haven't finished recording yet. Why do I change the room?" The singer looked displeased.

"Mr. Chen, I'm sorry, this is a temporary issue for us. Someone wants to use this recording studio. In this way, I will ask someone to keep this recording studio for you tomorrow and use it for one day free of charge." The person in charge said.

As a result, when he said that, Chen Gexing was even more unhappy. Someone wanted to use it, and I had to let it out. Doesn't this prove that my position is lower than the other party?

Among Chinese singers, he doesn't think he is worse than anyone else. Last year, he won various awards in the speech music circle. In several singing variety shows, he was a judge. Who can let him make room!

"Mr. Yang, tell me, who wants to use this recording studio?"Mr. Yang looked at Chen Gexing coldly: "It's our boss who wants to use it, what's the matter, what else do you want to say?"

What attitude? I adjusted a recording studio for you and gave you a promise of free one day tomorrow. Are you still not satisfied? If you want to go wild, don't look at where this is!

What else did Chen Gexing want to say? Seeing how many people came in from the recording studio, he was holding... a fruit plate?

This is a recording studio. How expensive is the equipment inside? How can you take such things inside! For singers like them to record songs, the cups for drinking water must also be covered. They are not allowed to stand near the equipment and open the lid for fear of dripping on the equipment.

That's good, he not only saw the fruit plate, but also saw someone coming in with some beer. Is this a KTV?

"Take your people and things out. I will arrange for someone to clean this place soon."

When Chen Gexing saw Mr. Yang's attitude, he knew that he absolutely couldn't afford to offend him, so he could only obediently pack his things and leave.

After half an hour, several Song River cars stopped at the entrance of the recording studio, and three pairs of men and women walked in together.

"Director Feng, please here, the elevator has applauded you." Mr. Yang personally came to lead the way. He looks a little flattering, unlike when he faced Chen Gexing just now!Upstairs, Mr. Yang led all the way to the recording studio and asked if he wanted to arrange a recording engineer or something.

Feng Yu hadn’t spoken yet, Wen Dongjun yelled for it. The song he recorded last time was taken back to his unit and played for a long time. If it hadn’t been for that time when he went to KTV with a colleague and found his true shape, he would have to be named the general manager~ It's a great song!

The sound engineer came here not only to record, but also to help order songs. At the same time, he can also give Wen Dongjun a little hint, telling him when it is time to enter the song, lest he cannot keep up with the rhythm.

"Hey, Dongjun's singing has become so much better." Li Na sat outside, looking surprised.

Feng Yu threw a grape in his mouth: "Look at the expression of the recording engineer, you know what it's like to listen to Wen Dongjun's voice in headphones."

"Really?" Li Na walked over curiously, picked up a headset next to the sound engineer and put it on, the expression on his face instantly became exceptionally exciting.

She waved to Zhang Han, and Zhang Han put it on and listened for a while, followed by Liu Kun and his wife. Everyone knew that Wen Dongjun’s singing hadn’t changed at all, but the sound engineer used the equipment to fix the sound. .

Wen Dongjun finished singing a song and came out triumphantly: "How about it, are you convinced by my singing?"Zhang Han patted the back of the sound engineer's chair: "Thank you so much that you can play back his previous singing, the one without the accompaniment sound."

The sound engineer looked at Zhang Han with a look of embarrassment: "Are you sure?" How embarrassing to let it go!

Zhang Han nodded: "Yes, that's my husband."

When the sounds of broken and out-of-tune were released, the smile on Wen Dongjun's face solidified: "I sang this?"

Feng Yu forced a smile: "Do you really think that you have a good singing voice? I said that you should learn from a professional teacher, at least you can learn some skills, but you think you are a genius. What else can you say if you work hard? What do you want a genius for? I understand now, maybe there is a genius, but obviously, you are not."

Chapter 2036: The Third Revolution In The Retail Industry

As they left the recording studio, Feng Yu's accompanying bodyguard leader quietly told Feng Yu that someone seemed to be taking pictures of the car in the distance.

Feng Yu didn't care too much. I guess it was a reporter who didn't know the situation very well. Their photographs could not be published through normal channels. Those media had been greeted and no one dared to publish Feng Yu's frontal photos.

If some passersby are curious about shooting, there is no need to worry about it. How many "grass" about Feng Yu on the internet/network, few people believe it.

The most ruthless thing is that the two characters Feng Yu are screen~mask words!

But Feng Yu did not expect that the person who took the photo was not the kind of person he imagined.

Chapter 2037: Fu Guangwei Also Wants To Be An E-commerce

In less than half a month, hundreds of e-commerce websites have emerged in China, most of which are dominated by foreign retail giants. On the one hand, it enriches the choices of Chinese people and meets the needs of Chinese people. On the other hand, it also helps related companies in China to go global.

If you are allowed to do business with us, then you will also allow our China Company to do business. This is a very simple exchange of benefits.

As for who earns more and who earns less in the end, it depends on their own abilities. However, no one is innately thinking that they will lose. Every retail giant can stand firm in the industry and has its own advantages.

As the polar bear internet/network mall entered the Chinese market to test the waters, Fu Guangwei was a little anxious.

"Brother Feng, Polar Bear Supermarket is a physical store combined with internet/network sales. Will our Taihua Supermarket Group also start e-commerce immediately?"

Let alone the China market, the Polar Bear internet/network mall is still very successful in Eastern Europe, and its market share in the e-commerce industry exceeds half.

Perhaps it is related to the underdevelopment of e-commerce in Eastern Europe, but it also proves the desirability of this model. Combining with traditional supermarkets can greatly save many costs.

Only the paid membership sales of the internet/network mall can retain a large number of consumers for the internet/network mall and bring stable traffic every day.If Polar Bear Supermarket Group can do it, their Taihua Supermarket Group will definitely do it.

"Want to become an internet/network supermarket? Of course, this is no problem, but you think carefully about how to develop it?" China is not in Eastern Europe. The e-commerce boom here is far more prosperous than Europe and the United States.

In a place where the internet/network is not so developed, the internet/network application develops the best. Many people say that the fundamental reason is China’s support for the IT industry, the support of the e-commerce model, and the Chinese people Dare to try and endure hardships, and the traffic is not well developed.

I won’t say much about national policies. China really supports the industry very much. The second important reason is that Alibaba's business model is extremely difficult to replicate abroad.

C2C, everyone can be a Boss, fulfilling the Boss dream of many Chinese people. Could it be said that there is no such dream of being a boss in Europe and America? Of course there are, but many of them are unwilling to suffer such hardship.

Everyone should have related experience. At any time, when you click on the shopping website, you hope that you can communicate with the store as soon as possible before placing an order. If you have any questions, you want the store to reply as soon as possible. This requires the seller to have at least one Twenty-four hours of customer service is equivalent to twenty-four hours of salesperson.And this salary is very high. In China, many sellers are Boss and salespersons at the same time. Just like there are many mom-and-pop stores in China, the work in the store is basically done by yourself, and even the whole family works in this store.

First of all, many families in Europe and America don't live together, so why don't they open mom-and-pop shops? Because it is too hard, many of them choose to work in related shops, and it is good to commute to and from get off work on time, and they can have more time to enjoy life.

Many people think that the American people are so modern, but they don't know that there are many farms in the U.S. Many people have never left the farms in their entire lives and have never taken a plane.

While many old men and women in China use smartphones, many people in the United States use feature phones. In their view, the mobile phone is a tool for making and receiving calls. If you want to do something else, you can use a computer.

Many people say that why I can’t get rich is because there is no relationship, no opportunity, no capital, no this, no that, but the most important point is that I have not made the right efforts.

Busy work is definitely not enough, with half the effort. Those who blame the gods and accuse others generally don't live well.Another point is that the United States is very different from China, and that is transportation. Statistics show that the proportion of online shopping in China’s rural areas has been increasing rapidly over the years. On the one hand, farmers’ income levels have grown rapidly. On the other hand, farmers’ income levels have grown rapidly. On the other hand, they have insufficient rural infrastructure. Have.

Almost every family in the U.S. has a car and can drive to the supermarket to buy it. They are used to this lifestyle. Chinese people prefer that there is a supermarket near their home, where they can walk around and buy fresh ones every day. Fortunately, people in the city say that the transportation is fairly convenient, and you can take a bus or go to some big shopping malls to choose what you need.

But in the countryside, they can’t get to far away because of poor transportation and time, so online shopping is a good choice.

Different countries have different national conditions. There are many countries in Europe that have similar national conditions. However, China has been following its own path over the years. No country is similar to China, and they are very different.

It is not a developed country, but it is stronger and more developed than most developed countries. Some concepts are very closed, and some concepts are very advanced.

All of these will affect the company's business strategy, which is why many companies that have developed very well overseas will become dissatisfied when they arrive in China.Fu Guangwei sees that the Polar Bear internet/network mall is developing very well, but if he wants to copy the other party's model, then he must not work!

Fu Guangwei had already thought about this. He handed a prepared analysis report to Feng Yu: "Look at it. Above, I took Polar Bear Supermarket Group, Amazon, Susuo, etc. as examples, and made a detailed Analysis. The model we want to do is also B2C."

Huh? Fu Guangwei thinks so?

Feng Yu looked through the report and found that Fu Guangwei's thinking was different from what he expected. Fu Guangwei believes that when the internet/network supermarket of Taihua supermarket opens, the first important market is not China, but North America, then China, then other countries in Southeast Asia, and finally Europe.

Although there are many e-commerce companies in North America, they are obviously respected by the two giants Amazon and Yibai, and other developments are not very good.

In China, Alibaba only one branch of the tree is thriving, and others have performed very well, and now there are so many foreign giants entering the test, the competition is too fierce.

He believes that we should make concessions first and target the North American market, especially the U.S. market. Then use their supermarket channels over there to greatly save costs such as warehousing and purchase, and even publicity costs can also be greatly reduced. Just distribute flyers near major supermarkets.Their main target customers are those who often go to the supermarket to shop. Give each other a choice. They don't want to grab a lot, but 10% of it is a great success.

On the China side, he believes that in the future, he can directly cooperate with the Polar Bear internet/network mall, and even in the US, he can also cooperate with other supermarket groups to maximize the advantages of internet/network.

Feng Yu closed the report: "If you think about it, then other people will not object, and I will not object. You can refer to the models of other internet/network malls for specifics how to do it, and remember to highlight your own advantages. Thinking about doing the best in every aspect. Taihua Supermarket Group will be managed by you, I am relieved.

Chapter 2038: Chinese Characteristics AND International Integration

There are now various e-commerce platform advertisements hiding the sky and covering the earth on internet/network, and even many TV stations, newspapers, etc. are full of such advertisements, many of which are foreign e-commerce companies.

The e-commerce company in China is naturally not polite. It also advertises aggressively, taking advantage of all available advantages.

For example, Huaren.com, the earliest website in China that implemented the real-name system, is similar to the Facebook model of the United States, but differs to some extent. Nowadays, various value-added services are doing well. The Executive Shi Dazhu is still very visionary Let Huaren.com vigorously develop various applications.

Among them, games, life, etc. have developed the best, bringing high income to Huaren.com. At the same time, the traffic of Huaren.com has continued to increase, which has also continuously increased the added value of its brand.

After China's e-commerce company discovered that foreign e-commerce companies entered, they began to consider how the other party would open the market. Strategic cooperation with China's high-traffic website is the best and fastest way.

So they took the lead in signing a strategic cooperation agreement with these high-traffic websites, and did not pay more for this. Everyone is their own, acquaintances who have met in various chamber(s) of commerce and association gatherings. China is another one The society that likes to talk about human relations has directly strangled the development strategies of many foreign shopping websites.At this time, a comment began to circulate on the internet/network that the so-called Chinese characteristics are local protections. China should abide by the basic rules of its international counterparts and cannot be specialized.

Under the same conditions, why did they compete Failed? There must be a relationship with China's local protection!

The characteristics of China have always been the propaganda slogans of the China Government, which means different phenomena, characteristics, laws and so on from abroad. China has always promoted itself as to wade across the river, feeling for footholds as one goes, and will not copy anything. The development model of a developed country.

Countries that have developed relatively late have this advantage. They can avoid some mistakes in other countries, adjust and modify them, and become their own development path.

Many people have a lot of ridicule about this, thinking that this is dupe/sway ordinary people, no one makes it clear. But it is undeniable that China's reform and opening-up road is progressing smoothly. There have been many twists and turns, but no country dares to admit that China's development speed is so fast that they can't imagine it, or even China's own people can't imagine it.

Someone once said that if you go in for three to five years, you will be out of touch with society. Unlike twenty years ago, when three to five years came out, the society has not changed much.For example, now, mobile phones were not popularized three or five years ago. Even if there are, most people use feature phones, and the functions are not good.

Nowadays, smart phones have begun to be vigorously promoted. The feature phone market is shrinking. The mainstream feature phones must also strengthen the camera, music and other aspects. Nowadays, the growth rate of short messages is getting slower and slower, and the phone bill is cheaper. It would be nice to call directly when something happens.

Before Feng Yu's rebirth, text messages were replaced by mobile phone OQ and WeChat. Although the growth was rapid, the number of text messages sent and received was rapidly declining year by year.

In this regard, China has done the best, but other countries cannot.

The argument put forward by the Government is now being attacked by foreign companies, and the fundamental core is interest.

They ask China to be in line with international standards. What is it? It is the counterparty's standards, including values, company rules, and so on. They want to use this to limit the development of China Company. Whoever sets the standard has an advantage. There is no doubt about this.

The characteristics of China promoted by the China Government are also for the benefit of the country. The local protection mentioned by the foreign company is actually included.

For example, China's four major banks basically occupy more than 80% of the market in China's bank industry, and the rest is allocated by other banks and foreign banks.This is called a China feature, and it has also been criticized by many netizens. But think about it carefully, the existence of the four major banks has stabilized China's financial market, so that China will not have a financial crisis of the United States or too large, and will not cause the economy to regress. Is this really unnecessary?

And the four major banks are larger, with more business outlets, and more types of services. You have no other choice. There are hundreds of banks in China, including domestic, foreign, state-owned and private banks. Why? You choose the four major lines, not because it is more convenient here.

The money earned by the four major companies has not fallen into the pockets of the China Government, and then turned into various benefits, benefiting ordinary people.

When you were still weak, you were in line with international standards. The greatest possibility is that many industries in your country will not develop at all, and foreign companies will occupy all the industries.

No company will say that it wants to monopolize the market, but they will naturally divide your market. This feels like the former Eighth~Nation Alliance~Army, and finally made all of China's money.

And in any country, many industries are in the hands of a few companies, some are related to the national strategic security, and even a few of the few companies.The China Government follows the simplest skills of learning from the barbarians to control barbarians, and the current development amazes the world. Of course, it is undeniable that some claims about China's characteristics have been misled by some people.

However, China must adhere to its own characteristics. Putting it in the Company means implementing its own standards. When my standards conflict with yours, we must measure which standard is more beneficial to me.

If international standards are more favorable, then they should be in line with international standards, such as when investing abroad. If international standards are not good for you, then come to China features, such as local protection.

This is what the Government of any country is doing, and it must be done. If you blindly copy other people's patterns, you can only follow behind them in the end, never want to go beyond.

Feng Yu is very supportive of this policy, as long as it doesn't become an excuse for some people to fail.

Many netizens clamored that this is not good, that is not good, they want this welfare, want that welfare, talk about how other countries are good, and they want to be in line with international standards, but they don't think about how much they contribute to the country.

It's like many people usually say that the police is not good, and that is not good. Once something happens, the first reaction is to find the police. Because they found that those "friends" who usually clamor about all kinds of abilities at this time either come up with some bad ideas or simply say impotent.The characteristic of China is a double-edged sword. If it is not used well, it will hurt China itself, the development of the country, and the interests of the people. But if you use it well, then you can sweep everything before one!

For example, let those foreign companies come to China to feel what it means to be unaccustomed!

Chapter 2039: Video Website

"This is the script you wrote? It's so funny! " Li Na leaned against Feng Yu's arms and watched the newly released movie "People on the Road" in the cinema at home.

She was so amused that she laughed. She didn't expect that Baby Wang's comedy was really funny, and Xu Zheng was really sad all the way.

"I just proposed a framework. Xu Zheng asked several senior screenwriters to write this script together, and is currently working on the second script."

Feng Yu is a little proud, and being worshipped by his wife still makes him a little airy.

"This first movie has just been released, and the final box office hasn't come out yet, so you let them write the script for the second one?" Although Li Na is not in the entertainment industry, she also knows that it usually comes out at the box office. Check public praise How will decide whether to shoot a sequel.

Some may not be regarded as sequels, and the plot does not follow, but they belong to the same series, so the names will have similarities.

"Although it has just been released for a few days, the public praise on the internet/network is one-sided, with a score of more than 8 points, and the box office is soaring. Such a movie sequel will definitely have countless audiences willing to watch."

This life's "Man on the Road" was released earlier than the previous generation/life, and it was selected for the Spring Festival. It is also a movie to show home for the New Year, which is more suitable.Moreover, the film arrangement rate is very high, and the public praise after the release is also very good. Not only youngster, many older people and children also like to watch it.

With this movie, Xu Zheng's popularity will rise again sharply. When the Chinese brothers dug him over and signed it, Wang Zhongjun will no longer regret it.

Feng Yu personally made some adjustments to the script, adding some previous generation/life jokes he saw from the internet/network, which made the jokes become more and the far-fetched places were removed.

Feng Yu is sure that the final box office of this movie is much better than the previous generation/life.

It's just that movie CDs are not selling well now, and the sales of DVD players have dropped sharply. Many families no longer buy DVDs as household appliances because they have computers, and computers have optical drives, and they can also play CDs.

But most of the computer screen can't be compared with the TV, but now an application is hot again, that is, the TV can be connected to the computer, so that the TV becomes the computer monitor.

Computers and TVs share the same monitor, which is being adopted by many express hotels, so that they don't have to divide the computer room or the TV room, and they don't have to worry about installing them. The space is too small and they can be combined.The output of Wind & Rain Electronics' DVD players has been declining year after year, which is what everyone expected. They will not spend a lot of energy on researching better DVD players, because the current ones are enough, and more storage options in the future will definitely be U disks or hard drives.

Even now some singers have released albums, instead of DVD discs, but changed to U discs. In this way, after buying it back, many fans can store it in the computer, in the mobile phone, or in the USB flash drive, and the USB flash drive can still be used.

Of course, in Feng Yu's opinion, this USB flash drive is an obsolete product. The capacity of 1G is too small. It is absolutely no problem to store 20 songs, but a high-definition movie may not be able to fit.

Feng Yu has to sigh, the whimsy of some people selling. The fans economy is really a force that cannot be ignored. That almost be of no interest to anyone, the 1G USB flash drive tails were sold out like this.

Sales of DVD discs have fallen, but the final income of movies will still be very good because of the video website. The video website buys movie rights, which is much more generous than TV stations.

In the past, TV stations bought movie rights in two grades of 500,000 and 1 million. One million is Yang Tai movie channel, and 500,000 is local channel. After a while, it may be sold to the market without using 100,000 yuan. ~Class TV station.This period of time is the protection period for the sales of CD-ROMs to ensure the maximum profit for their producers and distributors.

But now it is not a guarantee that TV stations will not be broadcast when CDs are sold, but it is guaranteed not to be broadcast by other TV stations when they are broadcast on the internet/network.

The internet/network broadcast rights have far exceeded the profits from TV broadcast rights and CD sales. The video website is now called the second box office.

At the beginning, many people were not optimistic about this, but from the US and China markets, the box office played by internet/network can account for more than 20% of the entire box office, and some movies will be even higher. .

Even now, the concept of internet/network big movies has begun, that is, the movies are shot, not shown on the big screen of the cinema, but only sold to the video website.

These are generally self-made movies on the video website, but there are also some small movie companies that cannot find a distributor, so they can only choose this route. Among them, new directors and actors are the main ones, and most of them are low-cost movies.

Low-cost movies do not necessarily mean churn out large quantities without regard for quality, some are also very good, and even some actors are popular. At the same time, there is another type of movie that stands out now, that is, the movie of the same name in the TV series.It can be the continuation of the plot, or it can be the refinement of the plot. Anyway, TV dramas are now made to make money, and the script is continuously extended, so that the interests of the producers can be guaranteed. Do many actors and directors buy the whole movie at a price.

But at this time, there are some problems exposed, that is, the difference between internet/network movies and traditional movie review standards.

Not only movies, but other cultural-related products, the review on the internet/network seems to be much looser. In fact, this is not intentional, but there are more cultural products on the internet/network, which far exceed those on traditional platforms, and the workload is heavy, and it is inevitable that there will be slack.

This problem has also appeared in many countries in the previous generation/life. This is called a double standard by many people in the industry, and even many people simply switch to internet/network cultural products.

Feng Yu told the Chinese brothers, Origin Chinese, and the Huohu Channel, etc., that they should pay attention. Now the management is lax, but don't play the sideball.

The double standard cannot last, and sooner or later, it will be restored to the unified standard. The essence of everyone's content is the same, but the dissemination platform is different. It may not be managed now, but don't let it become a hidden danger in the future.For example, previous generation/life China is a very popular player. It was once known as the player with the highest usage rate in China. How many nerds spent a lonely night with them... But because of the content provided by the platform, it was finally closed. Not to mention, all the responsible persons have also entered.

Although they did not take the initiative to choose this way, after discovering this situation, they chose to acquiesce and did not deal with it. This is the biggest problem.

There is still a big problem with internet/network broadcast rights, that is, 2D movies are not much different, but for 3D movies, the viewing experience is worse!

Feng Yu had already thought of a solution to this point.

Chapter 2040: 3D New Technology

Now movie theaters are increasing the rate of 3D movies, because this visual effect is better, it may be a very ordinary plot, but after using 3D technology, it will become very shocking.

In addition, the price of this movie is higher, which is generally more than twice that of ordinary 2D movies, so the box office is generally good, and the theater revenue is also high, everyone is happy.

But there is a big problem with 3D movies, that is, ordinary computers can't enjoy that kind of coolness.

Of course, now there are shutter-type 3D glasses, which can also watch 3D movies. Not only Sony, Dongzhi and other foreign TV giants have launched 3D glasses. Domestic Wind & Rain, Aihua, Lenovo, Changhong, Skyworth, etc. also have 3D glasses, but the price is too high, and the price of a pair of glasses can even exceed two thousand US dollars. The average family can't bear to buy it.

And they don't have so many 3D video resources. With 3D glasses, they have to buy 3D video CDs.

So now the CDs of 3D movies are pretty good, and with the promotion of 3D glasses, you can also make a lot of money. However, there are many types of 3D technologies, and there is no universal standard at all. It can be said that several standards are parallel, which makes many users buy 3D discs to watch movies and often buy them wrong.

Many people think that after buying 3D glasses, why can’t they achieve 3D effects even if they have bought 3D movie discs? Because the format is different!If it is the same glasses as the movie theater, then you have to use a movie suitable for the projector, but the price of the projector is more expensive.

There are now two cheaper 3D video technologies. This cheap means that it is cheaper to buy 3D glasses, and there is no need to buy more expensive equipment such as projectors. One is a color-complementary file viewed with red and blue glasses, and the other is a split-screen file, which requires left and right screen mirrors.

These two modes are also the 3D video technologies that are mainly promoted on computers. Feng Yu requires that the Fox Channel, Youtube, etc. must release files in this format. Lenovo Kingsoft and other video players also have such video resources. , And then sell this kind of glasses to increase the audience’s experience and increase revenue.

But this has been resisted by many theaters, because in this way, the effect of the theater they advertised is not much different from that at home, which will greatly reduce the revenue of the theater.

However, Wind & Rain Entertainment is still the world's cinema giant, with the most 3D screens. The director of Wind & Rain Entertainment announced that they believe that more people will enter the cinema because the sound and light effects are better. , And more atmosphere.

Of course, it doesn’t matter if you are still willing to watch a movie at home. Everyone has their own choice, but the 3D video of the movie you want to watch will always be online one or two months later.This makes other cinema bosses irritated. You are cooperating with those video websites, and even belong to a big boss. Of course, both hands are making money. We are different. The box office of our cinema chain is lower, and the share is not lower. How do we make money?

There are only a few movie peak seasons in a year, and most of the rest of the time, the theater's projection halls will not even be fully open because the tickets cannot be sold!

Feng Yu inner heart doesn't worry about this at all. The previous generation/life 3D video can be found on multiple websites, but when did the movie box office go down?

It is undeniable that the experience of watching a movie in front of a computer is completely incomparable with that of a theater. Cinemas should improve the quality of services, and then choose good movies, then they can make money, rather than boycott 3D glasses.

People's income is gradually increasing, and more and more people are willing to watch movies when they have time! And the snack sales of the theaters are also a good profit. If the theaters lose money, they are not operating well.

Many people don't like to wear glasses, or they are short-sighted. If you wear another pair of glasses, it will be very uncomfortable and will also affect the viewing experience.

At this time, a better technology appeared, that is, L-eye 3D.

There are also several development directions for this technology. Feng Yu doesn't know which one is better. He has never bought an L-eye 3D TV at all in previous generation/life, how could he know these.However, these mainstream technologies are now divided into camps. Japan focuses on one technology, China focuses on one technology, and South Korea and Europe also have their own technologies.

Feng Yu knows how good the experience will be when this technology is successful. You can see 3D effects without wearing special glasses. This can be applied not only to movies and TV, but also to games.

In fact, the first commercial 3D glasses was invented by Nintendo, and now Nintendo is also studying this kind of vidCEO game(s), and G-BOX is also studying.

Whoever launches it first will be able to seize the market first and set standards, which is very important for product sales. Just like the Lenovo Group’s first tablet PC, even if other products are as good as L-PAD, consumers still think the Lenovo Group is the best!

And no matter which company launches a new model, it will be compared with the most famous brand products, such as Wind & Rain smart phones, L-PAD, etc., which often act as comparison roles.

This comparison is a standard, a standard recognized by consumers.The so-called 3D flat-panel TV that can only be watched with 3D glasses is a transitional product in Feng Yu's view. He didn't let Jiang Wanmeng study too much. Even the products they launched purchased were the technology developed by Skyworth. Also used Four Star Group's patents.

Feng Yu asked Jiang Wanmeng to study the L-eye 3D flat-panel TV. This is the mainstream of the future and the real revolution in the TV industry.

If this development is successful, then Changhong TV or Wind & Rain Brand, Aihua brand TV will be remembered by history.

In fact, Jiang Wanmeng has made a major breakthrough in this technology, but there are still many problems that have not been solved.

Needless to say, it consumes electricity, and the heat dissipation is not easy to control and burns easily. There is a solution, and that is to make it smaller, a dozen inches is better, and it is best not to exceed 20 inches.

But now the mainstream TV sets have exceeded 29 inches, and even 42-inch TVs have been bought by many families. 21-inch TVs have long been eliminated. The introduction of such a small TV, even in 3D, is too small to look at.

There is also ordinary 2D video. When viewed with this 3D monitor, there is only an inward depth of field without the feeling of highlighting the screen. It is pseudo 3D, but it is already amazing.For these problems, the technicians of Jiang Wanmeng and Changhong are in public relations, Feng Yu told them, don't be afraid to spend money, it is worthwhile to invest in technology.

As long as it can be launched a year earlier than other manufacturers, it can make money a year earlier, become the industry standard, and eventually occupy most of the market!

3D technology has been the focus of research and development of Wind & Rain Appliances and Aihua appliances in recent years. Most of the annual technical investment is invested in this project, but it has not brought much profit. But looking to the future, not just TVs, computers, mobile phones, advertising players, vidCEO game(s) and many other electronic and electrical products that use flat panel displays can use this technology.

Feng Yu participated in the TV industry very late, but it will also bring a revolution to the industry!

Chapter 2041: Entertainment Tycoon Feng Yu

3D technology can be widely used in the pan-entertainment industry, and Feng Yu is very optimistic about the future of the entertainment industry. Even now, Feng Yu's entertainment industry is already very strong.

MGM, the US film Corporation acquired by Feng Yu and on the verge of bankruptcy, is now considered like the sun at noon all over the world. In Hollywood, giants such as Disney and Sony have been stepped on. Just a Marvel series of movies has made much money.

There are other movies such as "Avatar", "Inception", and "007", each of which is well received and popular.

Other film corporations have also discovered that MGM is a comprehensive improvement of film special effects technology, allowing audiences to have the best movie viewing experience. Tickets for 3D and IMAX are so high, but many viewers still rush like ducks.

The audience can experience the experience it for oneself when watching movies. Many people still feel very good when they walk out of the movie theater. This experience is not enjoyed by traditional 2D movies, and it is even more different from reading a book.

MGM has also remade many old movies. The plot used to be very good, but now when I look at it, I feel that the picture is too bad, the sound is too bad, and the experience is very bad.Many people think that the remake will not have a good box office, but it turns out that they are all wrong. It is like a comic movie. Many people have seen comics and even watched cartoons, but moving to the big screen is a completely different experience.

The development of the movie surroundings is also the most successful point of MGM. Before this, Disney took the lead.

Figures, posters, costumes and props of various movie characters have all been enthusiastically sought after.

The Hulk is very ugly, but his muscular clothing has been sold out many times. And Iron Man's clothing has no face at all, but it is more popular.

There is also a similar Marvel theme park. There are various Marvel statues, including statues of actors. Many people rush to buy tickets to watch and take photos, as if they are taking photos with big stars.

The other film Corporation, made ten films, can be so popular that three or four can be laughed from ear to ear, but on the MGM side, since Feng Yu bought it, all the movies shot have been big hits.

And it's not simply making a movie, it's making a movie and a series, which makes other movie companies very helpless.

The 007 series became popular again, and the previous old movies were re-interpreted and adapted to get a box office close to one billion dollars. This is very inconceivable in the eyes of many filmmakers.The Marvel series makes them speechless, an Avengers, where all the characters can be listed to shoot several movies.

The box office is higher than the other one, but when they look at the pay of those actors, they are as low as make one's hair stand up in anger!

The most popular Ronaldinho, Burt Downey, is less than ten million dollars in salary? Judging by his current worth, he is worth at least thirty million dollars!

That black widow, two million dollars, she has only a few shots in other movies, and she also needs eight million dollars!

Even the director’s fee is lower than that of other movies. Why do such a popular movie and a big-name director like Cameron have such a low price?

Because no one was willing to invest in Cameron to make a movie at that time, and Cameron's own special effects Corporation was used in it. After the movie was released, the box office rose all the way, Feng Yu also asked Cameron to wrap a red envelope, telling him that this is a Chinese tradition.

Of course, a big director like Cameron will not suffer consecutive losses. The next sequel of Avatar, and other movies he produces, Cameron will have box office dividends. He has this qualification and is worth the price.They all sighed that there must have been brain damage in the MGM Corporation before, otherwise, how could such a good Corporation go bankrupt? And the people who sold Marvel are also brain-dead. Marvel is such a good Corporation. Why do you want to sell it and how much direct cooperation?

Others say that Feng Yu is lucky and just caught up with the boom in the film industry.

They forgot that no one was optimistic about MGM at the beginning, and Sony is the one with the highest quotation, and it still has to adopt the financial leverage acquisition model, and many other companies have not quoted.

Marvel is the same. Only Disney quoted a decent price. Others quoted only half. They think it is not worth that much money, and the possibility of going downhill is very high.

Stan Lee gave these bosses a fierce counterattack. The reason why you can't make money is because you are too greedy. If you have such conditions as Feng gave me, then you should be the one who makes money.

Stan Lee still holds 10% of Marvel's equity. With the Marvel movie fire and surrounding fires, his income is also the tide rises, the boat floats, and he sits and counts money every day.

At this time, someone slandered Marvel, slandered MGM, and even slandered Feng Yu. He was the first to disagree!In fact, if Marvel gave them, it may not be able to become popular, because the world’s best special effects Corporation is in the hands of Feng Yu and Kirilenko. If you don’t cooperate with them, you can’t do it quickly and with high quality. These special effects.

Many people thought Feng Yu’s investment in this special effects Corporation was crazy. Lucas Pictures was not worth the money Feng Yu paid. Now they regret it. In order to pursue special effects, they have to seek cooperation with Lucas Pictures, which is too expensive!

It's not that I didn't choose to cooperate with other special effects corporations, but the ones made either look very bad or very slow, and some are even more expensive than Lucas Pictures.

Because of the same quality, they have to pay more work, but the technology is not good.

And MGM even produced an animated film with Chinese elements called "Kung Fu Panda", which is said to be a book bought at a high price from DreamWorks.

The result is that such a guy who only knows how to eat has swept the world and has become the most popular cartoon image in recent years. Even many people have become interested in Chinese cuisine. It is said that noodles and buns have become fiery/ More popular.Many of them have also discovered that a chain store called Sha~xian snacks has appeared in many places in the United States. It is said to be the first chain brand of food in China. What no one knows is that this Sha~xian snack brand also has Taihua consultation. Feng Yu’s Company helped to do this overseas promotion of venture capital.

Five years ago, no one could have imagined that such a snack could become like this, but it will become even hotter in the future. It is called China's McDonald's!

Because of the outstanding performance of MGM Pictures in the past two years, and the games launched by the Wind & Rain Games Corporation, the overall revenue of Wind & Rain Entertainment has been soaring.

Nowadays, in addition to various titles such as IT electronics tycoon, retail tycoon, and food tycoon, Feng Yu has been added another title-entertainment tycoon!

Chapter 2042: Making Money Is Easy

New York Wind & Rain Empire State Building, Feng Yu's office/bureau, a group of people are celebrating.

"Cameron, congratulations. The Golden Globes is called the Oscar's weather vane. It seems that you are going to win the Oscars! " MGM Pictures CEO Schmitz said.

"I also want to thank you for your insight, willingness to invest so much for me, and for your full support of my work. Of course, Mr. Feng is most grateful for this."

Cameron also felt that he was about to win the Oscar for best director, and his face was stunned. Whether it is at the box office or public praise, his "Avatar" is very good, and even the box office has set a historical record, breaking his own historical record of "Titanic".

Such a box office is worthy of Feng Yu's high investment.

Three sequels are expected to be filmed in the future, and the total investment may exceed one billion US dollars. The investment in the first film alone shocked many people, but Feng Yu gave it without hesitation. Including the cost of publicity, it exceeds $300 million. But compared with box office returns, it really makes a profit.

"James, at the Oscars, you have a rival, and that is your ex-wife, Catherine Bigelow. You should pay attention to her side, because it is likely to be upset."
"The Hurt Locker" is another film that promotes the values of the United States, or the shooting method is similar to a documentary, which is very boring. The box office of the movie is more than 20 million U.S. dollars, and it is not as good as "Avatar" one day in the world, and the cost cannot be returned.

Cameron looked disdainful: "Mr. Feng, that movie didn't look good at all. Let's see what she was filming. Would anyone like to go to the cinema to watch something similar to a documentary? And there are many loopholes in it, making the director very amateur. And Let’s take a look, how many Americans are anti-war people, and her photograph is simply wrong."

Kirilenko nodded frantically: "Yes, it was just a fabricated story, just a fig leaf for their war."

Kirilenko saw Cameron more and more pleasing to his eyes. I didn’t expect that the Americans would be so disgusted with the American practice. If they were in Russia, no matter who they were doing, he would be 100% support. The American patriotism is too Worse!

"James, don't you understand that Oscar prefers the routine/standard procedure of feature films? Science fiction has never been popular. This is the law. Back then, "Star Wars" was defeated, and "ET" was defeated, which proved this point. And the biggest reason preventing you from winning the prize is that you are a contracted director of MGM. This movie was released by MGM and has set a box office record! "Cameron thought for a while, and understood what Feng Yu meant, and the smile on his face slowly disappeared.

Kirilenko was at a loss. What are you talking about? He pulled Feng Yu and said, "Feng, what are you talking about? Isn't MGM the best film company in the world? The highest grossing box office but you can't get the prize? I see the media saying that James wants to copy the miracle of the sinking ship. "

Feng Yu put down the champagne: "Brother Ki, think about it, since I acquired MGM, MGM has dominated the US movie box office for years, and even the world box office."

"As for the MGM, which was going to go bankrupt before, it has been revitalized in my hands. Now that the debt has been paid off, it has also begun to make a profit, and it has tens of billions of dollars in assets. How long has it taken?"

"We went from the bottom to the bottom to the positive number. The speed is so fast, what will the other film Corporation look like? Have their interests been robbed by us?"

"And among those who voted for the Oscars, there are too many academics, as well as people from major film Corporations. Of these people, who would like to see James win the award? Or see the "Avatar" win the award?"
"Our limelight is too high, when things reach an extreme, they can only move in the opposite direction. And James also has a big disadvantage, that is, his ex-wife is a woman, and no female director has ever received this honor. Those Many people who voted might just want to see this, so they made Catherine their first choice."

"Looking at the recent U.S. media to promote women's rights, this is what Obama promotes. Then a female director has the highest recognition, does it just confirm this, in the U.S., the status of women is high!

"Avatar still has many fatal injuries. For example, the actors in it are almost human beings. Will the actors with the most voting rights join forces to boycott it?"

Just like why the docks in the United States cannot implement all digital machinery and equipment, those dock workers feel that they will be unemployed. Now this movie is the same. You don’t need actors at all, let alone big-name actors, so how can they make money?

In other movies, the actor's salary is the largest expenditure, followed by the promotion and distribution expenditure, and then the props and other things. When I get to you, what do actors take? Then they still work hard to run for a big star, and learn how good it is to be a director.

"Also in the Oscar campaign, many films will give away movie CDs to voters to watch, so that they can have a deeper experience. This is precisely what we cannot do."First of all, "Avatar" is still on the video website. At this time, the discs are given away, and it is a big loss, and "The Hurt Locker" doesn't care about it, because their discs can't be sold.

Secondly, 2D discs can't show the charm of "Avatar" at all, and even 3D is weaker. IMAX's viewing effect is the best.

If you give away 3D discs, you also have to give the corresponding 3D glasses. This is not allowed because the price is a bit high and it is suspected of unfair competition.

"In the end, this voting system is not fair enough and has a high chance of chance. The person with the highest single-round vote wins. This puts "Avatar" at a disadvantage, especially if there is a problem, you have no way of knowing."

In the previous generation/life, some people questioned the voting mechanism, and even thought that the vote was fake, but it was useless and could not change the winning result.

Many people may think that the award of "Avatar" is certain, so I voted for my second most popular movie shouldn't affect the result, but in the end it is very likely that there is a movie that wins.

Kirilenko frowned: "Feng, is there no way for James to win the prize?"He felt that if Cameron’s ex-wife defeated Cameron to win the prize, then Cameron’s blow would be too great. What's more, Cameron was also against the United States launching a war just now, which made him look at Cameron exceptionally pleasing.

Feng Yu thought for a while: "It's very difficult."

"Then there is a way? "Avatar" won the prize, so it will definitely bring us more profits! " Kirilenko is also one of the investors, and he also attaches great importance to this, or in terms of making money, he Are very enthusiastic.

Cameron also looked expectantly at Feng Yu: "Mr. Feng, what are you talking about?

Chapter 2043: Crazy

"Put pressure on the judges. Let them know that the Oscar is a fair award, a pure film award, and no other colors."

Regardless of whether "The Hurt Locker" is really a movie for the American army, just say it is!

"Using all available media to promote "Avatar" and greet other film Corporations, we just want to praise "Avatar". After they cooperate, in the future, some movies will be filmed and released. Everyone can cooperate. Distribution channels, none of them can match us."

"Isn’t our movie going to be cast as well? You can publicly state our casting criteria. Don’t worry, the criteria I’m talking about are more general. For example, it requires good looks, good acting skills, and short hair. , A good figure is required, etc."

These are what most actors have, at least they think they have it. In that way, many people will think about the possibility of cooperating with MGM in the future, so they dare not vote for the "Avatar" produced and released by MGM.

Use profits to impress those actors with the most review, and let them know that chasing this kind of bad film is hard to make ends meet with their own money."Also, we need some strong attitude, we need to borrow the power of netizens, we can launch an internet/network vote, do you think "Avatar" is worthy of Oscars, Cameron is worthy of the best director? Then use This data puts more pressure on the judges! "

"The last point, I will let all the contacts cooperate to push you into this award. You need to be humble at this time. I know that the United States likes people to be arrogant, but don't forget that it is not your fans who voted."

Chapter 2044: Lao Tzu Is Shady

The 82nd Oscars began. Feng Yu sat at his home in Los Angeles and watched the live broadcast.

Many media create momentum for other films or directors, actors, etc., but together, they are not as good as MGM.

The two films "Avatar" and "Inception" were shortlisted at the same time, and the publicity was also focused, otherwise it will be difficult to guarantee that other films will take the opportunity to break through because of the shared votes.

Kirilenko held a wine glass: "Feng, can you win the prize this time?"

In fact, Feng Yu is not 100% sure about this. This is not the sale of products, as long as it passes the test of the market and has good publicity, it will become popular.

When you buy products, you won't be angry about buying those that are not easy to use. That is to make yourself trouble. However, there are many accidents in the vote. Anyway, if they do not vote well, there is no loss to them, and they can vent their dissatisfaction.

"Just look at it. No one can tell if the result is not coming."

Feng Yu was able to get various design awards for his company's products. At the same time, many of them thought they could get them, but they didn't get them in the end.If this Oscar does not allow "Avatar" to win awards, then don't blame Feng Yu for winning awards from other film festivals. This time he has done everything he can do. Rotten Tomatoes alone has played a huge role.

previous generation/life "The Hurt Locker" looked for Rotten Tomatoes as a public relations agent, and the freshness was extremely high, more than 90%. But in this life, Feng Yu asked people to make some small method/trick.

"Avatar" and "Inception" are more than 90% fresh, while "The Hurt Locker" is only 47%, because this movie is really boring.

And Feng Yu also asked Rotten Tomatoes to announce the number of people who participated in the score and publicized it.

Only a few hundred thousand people participated in the scoring of "The Hurt Locker", and the number of people who participated in the scoring such as "Avatar" actually made history more than 10 million.

This is of course related to the media's publicity, not only promoted "Avatar", but also promoted Rotten Tomatoes again, making this more well-known and authoritative.

Regardless of how Feng Yu spent huge sums of money on publicity, he was able to earn back through other means. Rotten Tomatoes, a website that scores movies, books, etc., has a market valuation of more than one billion U.S. dollars and is still improving.There are many movies Corporation that said Rotten Tomatoes is not fair enough because it is too closely related to MGM. But they can't stop the audience from going to Rotten Tomatoes to rate their favorite or disliked movies.

But Rotten Tomatoes can be used to swipe tickets, everyone knows this. If any Corporation offends MGM, then Rotten Tomatoes gives a very low score. Many people who want to watch this movie later on Rotten Tomatoes have a look. Oh, it's a bad movie. Can the box office still be strong?

On the contrary, if Rotten Tomatoes scores high, many people think this movie is worth watching, and the box office will naturally perform better.

MGM used Rotten Tomatoes to bundle other movie Corporations on their tanks.

Wind & Rain Holding Company advertised here that Rotten Tomatoes is an independent website that shows the degree of love for movies from the perspective of the audience. This is the standard that any movie company must refer to. The ultimate goal of making movies is to make money.

If they don't make money, they won't do it.

Every time they invest or release a movie, they will do enough market evaluation. Hollywood shoots too many movies every year, but half of them can't even be released by the Corporation, and they can't even make it to the big screen.In the past, many people's films could only be distributed in the form of CDs for sale or lease. Now I am aiming at the internet/network market, not only Youtube, but also some other video websites. Now I have started to make internet/network movies. In fact, it is the previous CD-ROM movies, with the addition of internet/network as a release channel.

"Hey, Elena is nominated for best actress, you didn't spend less money."

Feng Yu nodded. For this nomination, he spent a lot of money to get Elena through the first two rounds of screening.

To be honest, "Inception" does not require high acting skills, and Xiao Lizi never thinks that this movie will be able to win awards, but the script makes him very interested, it will definitely increase popularity and the pay is really good.

Elena This is the first real film to participate in, in some other small film awards, Elena even won several awards.

Of course, there are not many films in the competition, and they are not very influential. They just give Elena a personal touch.

It is enough to be nominated this time. If you win the prize, the shady will be too obvious, too far is as bad as not enough (idiom, from the Analects).This is enough to make Elena happy, and it has great benefits for her popularity. However, Nolan, Cameron and others have euphemistically stated that Elena's acting skills are not very good, and it is good enough for a newcomer, but they are not optimistic that Elena can become an Oscar queen.

Because Elena lacks a lot of life experience, many characters Elena can't control at all, but in terms of singing and dancing, they all think Elena is the world's top. It can be seen from the awards that Elena has won over the years, they are all fame follows merit.

But what about it, Elena is happy enough, Feng Yu just wants to hold it. If you don’t get a prize, you have to keep increasing your exposure. Anyway, it’s enough for the audience to see Elena enter the competition, and they won’t know how many votes Elena got.

"Brother Ki, in the U.S. competition, the finalists are actually very simple, just throw in money. It's a lot harder to win the prize, but I think Cameron will get at least one important award this time."

Either the best director or the best film, if you don't give it, Feng Yu will make people crazy to promote the Oscar shady. The same is true of previous generation/life anyway, which eventually forced Oscar to modify the voting mechanism for many years.In fact, the current voting mechanism does have many loopholes. There have been scenes where the award-presenting guest announced the winning movie, and the whole person was stunned because he felt unbelievable.

Feng Yu just finished speaking, the best picture was announced. "Avatar" won the prize. James Cameron and MGM CEO Schmitz came to the stage to accept the award. The two made a strong statement. There is no need to continue at this time. that's humble. Said to thank Oscar for no longer prejudices against science fiction movies, and thank Feng Yu and Kirilenko.

Kirilenko patted Feng Yu on the shoulder: "Have you heard, they thank me too."

Feng Yu said that this is just the usual routine/standard procedure. Your Corporation has given great support to special effects. Thank you for being a polite sentence. No one will be stingy, but you should not take it too seriously.

When the best director also fell into Cameron's pocket, Cameron was even more proud. Later, when he learned that the second place for Best Picture and Best Director was "The Hurt Locker" and his ex-wife, he admired Feng Yu even more.

Fortunately, the public relations are done well enough, otherwise it is really possible to fail. It's so difficult to get an Oscar in a science fiction movie. This time, Cameron did it!Feng Yu turned off the TV, and his admiration this time succeeded again. But then, there was a lot of news about hiding the sky and covering the earth on the internet/network, which was mixed with Feng Yu's remarks that influenced the Oscar selection. When Feng Yu saw this, not only was he not angry, but smiled happily.

Lao Tzu is a shady, how!

Chapter 2045: Changes In The Appliance Market

"Feng, when we are so happy, let's celebrate with some China elements?" Kirilenko suggested.

Feng Yu gave Kirilenko a white look. At the beginning, Feng Yu bought the manor in Los Angeles, but Kirilenko came here twice and said that the house is decorated in American style. As a Chinese, Feng Yu must There are certain China elements.

At first, Feng Yu thought that Brother Ki was going to promote Feng~Shui to him again, but after seeing the gift Brother Ki gave him, Feng Yu wanted to ask, is this TM prepared for yourself?

What is the biggest Chinese element in this room? Not those Chinese books, but a...Mahjong machine!

Proper China elements make sense wherever they are.

What makes Feng Yu feel speechless the most is that Kirilenko, in order to let someone accompany him to play mahjong, he was surprised that many senior executives of the Polar Bear Holding Group had learned, Wind & Rain Holding Company and Taihua Holding. Just more.

In Brother Ki's mouth, this is the thing that best represents China's elements and should be promoted vigorously. This is the quintessence of China!

In fact, some gambling games in Europe and America at this time indeed already have mahjong machines. Many foreigners find it fun to play, and many people are obsessed with it.

Ralph and Shepsov, CEO of Polar Bear Holdings, accompany them to play together, and they have fun while chatting."Feng, someone from Thomson contacted me and wants to work with us again. Three."

"Bump. Five barrels. Is Thomson developing again? I heard Philips say last year that Thomson is still at a loss."

Feng Yu is a little curious, where is Thomson confident and qualified to cooperate with them? At the beginning, it was Thomson who said that he was not cooperating, and it was Thomson who turned to find another company to cooperate, so that there is no need to talk about favors.

"What's the development? I just can't develop it, so I think of you and me." Since the agreement between Thomson and Feng Yu Company was torn up, the Eastern European market has also been lost.

Although Kirilenko does not operate any electrical appliance Corporation, it does have a Sales Corporation, which controls the best sales channels in Eastern Europe. If you have any product that you want to sell well in the Eastern European market, then it's not wrong to find Kirilenko. The Eastern European retail boss is not a product.

Thomson just wanted to pass Kirilenko and then re-establish a relationship with Feng Yu and restore their glory.

At the beginning, Thomson was the electric appliance Boss in North America and the top three in Europe. But now, there is no ranking.

European Boss was taken by Philips, Asia is great heroes pursue deer in the central plains, Japan and South Korea brands are all doing well, but the best is China, and the same is true in the North American market.The most successful one is not Feng Yu's brand, but a collectively owned company, Hier.

Hierre had become the second largest home appliance market in North America, suppressing GE's appliance brand, but lagging behind Thomson.

Thomson’s end, Hier took the lead, ranking first in the global market for refrigerators and washing machines, and performed well in the fields of televisions, kitchen appliances, and air conditioners.

At this time, what is the world's most profitable brand in TV production and sales, Changhong, or China, and Taihua Holdings indirectly holds some shares through Wind & Rain Appliances.

Who is the Boss in the air-conditioning field, Gerry, or China's brand.

Small kitchen appliances stand side by side. For example, Gelanshi, Hier, Midi, Ximenzi, General Electric, Sanyo, etc. all have their own superior products. Before that, Boss was Thomson.

There was another very important reason for the quarrel between Thomson and Taihua Holdings at the time, and that was that Thomson asked Taihua Holdings to restrict the development of brands such as Hier, Gelanshi, and Gerry in Europe and the United States, and helped Thomson occupy the Chinese market.

Feng Yu is not incapable of fulfilling this request, but how can he agree?Don't help the company in your own country to develop, and restrict it in turn, and then help the foreign company to occupy the market. Isn't that a thief?

It was useless for Feng Yu to say, Zong Qingxian directly refused. Coupled with some conflicts in business development concepts, in the end everyone took different roads and urge the horses on.

But after taking different roads and urge the horses on, Feng Yu's Company is still developing very well, while Thomson is going downhill. Now it has completely declined and many businesses have been divided up.

"Brother Ki, do you want to help them?" Feng Yu asked.

"I'm not interested, but I don't know what you think about it. Thomson is really not good. China's electrical appliances are the most popular in Eastern Europe. The quality is good, the price is cheap, and the after-sales service is good."

In fact, the good quality and low price of home appliances are advantages all over the world. Even in markets like the United States and Japan, it seems that the developed countries are very rich, but you will find that the sales of high-end products are not good at all, and the quality is cheap. It is what mainstream consumers pursue.

Many people say that China queues up for discounts in some supermarkets, but that is not the case abroad. But when you really go abroad, you will find that on Black Friday and various holiday promotions, Americans are more crazy than China.At least China's e-commerce is the most developed in the world, which can avoid the holiday rush of traditional supermarkets to a certain extent. Don't look at the state-owned Amazon and Baibao. Compared with the prosperity of e-commerce, they can't.

Some things that can be done in China cannot be done in the United States because of cost issues. China has a dense population, but the US is far behind.

Kirilenko is not interested in Thomson, which saves Feng Yu the trouble of persuading him: "I am not interested either. Thomson betrayed us, his downfall is have only oneself to blame, I am not interested in reaching out for the betrayer A handful."

"Furthermore, now the world's electrical appliances are mainly divided into five camps, the European camp, they have the European Union as the backing, they have a great advantage in sales in Europe. The American camp, backed by the mature market of North America, also has a certain influence in Europe. The Japan camp has been a strong country in electronics and appliances for many years, and Asia, Europe, and the Americas are all pretty good. The China camp has high quality and low price as its main advantage, but the brand promotion is a little bit worse. There is also the South Korea camp. The weakest below, but not to be underestimated."

Like Hier, it is already the Boss of the home appliance market, but the brand value is not high enough. Annual sales are more than 20 billion U.S. dollars, net profit(s) is about 10%, but the brand value is less than One billion U.S. dollars.In some large companies, the brand value can even be comparable to sales, and the net profit(s) should be the same for the last time. From this point of view, the promotion of brands such as HI is still weaker. The products are selling well, but the brand concept is Failed to do good marketing, this is far worse than Wind & Rain Brand etc.

China manufacturing is very popular in the United States, but the China brand is much weaker. This is not the case. Feng Yu wants to change this situation and let the world know that China manufacturing is the best and China's brand is also the best!

Chapter 2046: Acquire A Crash With Hier

Home appliances are indispensable products in people's lives. In modern society, especially in developed countries, many families have more than one similar home appliance.

For example, many families have two TV sets, both in the living room and master bedroom. In Europe and America, many families have two or even three refrigerators and ovens of different models.

Many American families have two types of refrigerators, one in the kitchen and the other in the living room. In the living room, there are usually drinks and beverages, and even smaller ones are placed under the coffee table.

There is even a specially frozen one that is placed outdoors to hold some barbecued food.

Many people in China think that the Northeast people can make skewers, and there is nothing that can't be solved by a skewers meal. In Europe and America, family skewers are more common.

Many Chinese people say that the diet is unhealthy. Look at how they care about healthy diet in Europe and America. That's all nonsense, there are too many junk food in Europe and America.

Don’t you know that these are not healthy? I know, but it's delicious. And the harm that these can bring is not as terrible as the media say, normal people's metabolism (biology) is enough to deal with it.

If in order to live, follow the diets formulated by the nutritionist and the exercises formulated by the doctors, then you don't want to do anything this day.Why do you say that many athletes have various indulgences after retiring? It is because they have been driven crazy in their sports career. Their sports career is still relatively short. If they do this all their lives, how much fun is left in life?

Xu Lihua, Jiang Wanmeng and others have discussed with Feng Yu that Wind & Rain Brand, Aihua brand, etc. are well-known in the electronic field, but in the electrical field, since DVDs etc. cannot be sold, there are only leafless fans and hand dryers. After waiting for a few products, the reputation has plummeted, not as good as G-BOX.

Although there have always been cooperative research projects with Gerry, Gelanshi, etc., their shares are too small, and they do not have any promotion effect on their brands, so they all believe that they should expand overseas.

They still have great advantages in the refrigeration department and the image department, so it will be no problem to promote them in air conditioners, refrigerators, and TVs.

If you wait for a while, I am afraid that everyone will regard Wind & Rain Brand and Aihua as electronic brands, and no one will think that they were also very good in the electrical field.

After referring to the China market, they believe that it is more appropriate to promote it in the Southeast Asian market because the market structure is relatively similar, the population density is high, and the consumption power is good.Jiang Wanmeng They have taken a fancy to the Japan market, because there is Kameido Masao, which can help them avoid a lot of trouble, and even buy one or two Japan brands. If this is not possible, then they will try in the Indian market, Tata over there. The Group and Taihua Holdings are also very good partners.

For this, Feng Yu certainly agrees. The head of the following Corporation is actively exploring new markets, which is exactly what he wants to see.

Three months ago, they screened in the Japan market, looking for brands that could be acquired. Naturally, Dongzhi, Sony, etc. don’t need to think about it. The other party will not sell, and the other party will promote the product under a core brand, unless it can be acquired as a whole, but it is not realistic. Behind the other party is the world’s largest consortium. .

After a detailed investigation by Kameido Masao, a brand was finally recommended, AQUA, a sub-brand of Japan Sanyo Electric. Its white goods business is not bad in Japan, and it is also well-known in several countries in Southeast Asia.

White goods generally refer to electrical appliances used to replace labor and improve environmental quality, such as vacuum cleaners, air conditioners, refrigerators, and washing machines.

Corresponding black appliances are appliances that provide entertainment, such as TVs, DVDs, vidCEO game(s), stereos, telephones, cameras, etc.However, in the past two years, they have been affected by the economic crisis. They made a mistake in decision-making and the loss was not small. Now the debt ratio is not very high, but they are not making money at all, and they have the intention to sell.

Kameido Masao and Jiang Wanmeng went to contact, hoping to acquire them as soon as possible, in the name of a joint venture between Wind & Rain Appliances and Aihua Electrical Appliances. No matter which company acquires it, Feng Yu can make money, but for those sub-Corporation executives, of course, they have to fight for it.

Fortunately, they all know how to exercise restraint and do not engage in any internal competition. Of course, they have also developed many products together over the years. The cooperation between the two parties is still very pleasant.

But immediately, Feng Yu received a call from Kameido Masao. The acquisition met with a rival, and it was the Company of China. It was Hier, he didn't know what to do.

If it is normal, of course, it is a competition. Kameido Masao is also confident to win, but the opponent is China Company, and the boss generally does not compete with his own.

Hier has done well in both the China market and the North American market, but other countries in Southeast Asia have generally developed, especially since they have long wanted to fully enter the Japan market, which just lacks an opportunity.

In Europe and North America, they also want to acquire some competitors, expand their market share of home appliances, and maintain their position as a Boss.Hier is also good at white goods. Black goods are just a TV set. So they also fell in love with the AQUA brand, and they are also in contact with Sanyo Electric.

If it weren't for Kameido Masao's wide network, he would never know about this, and would almost be blinded by Sanyo Electric, and was forced to raise the purchase price.

Both of them may increase the purchase price for the sake of the market. This is what Sanyo Electric hopes to see.

The question now lies in front of us, whether to compete with Hier, if they are willing to spend money, they still have a great hope to win, but it will definitely have an impact on the company's business, and it will be less cost-effective/worthwhile.

But if you give up, there will never be such a good opportunity again. It will be even more difficult for Japan to enter the market again.

The AIWA brand focuses on music, at least it has something to do with sound. TV sets barely make sense, but you can’t produce air conditioners, refrigerators, washing machines, etc.

It is also because of AIWA in the Japan market that Wind & Rain Brand is not developing well here. Aihua was originally the Chinese transliteration of AIWA, and it has never appeared in the Japan market.

If it is Feng Yu himself, then the big deal is to give up, just a Japan market, how much money can he make in a year? Let it go to Hi, it's my own anyway.Although Hier has some German shares, most of the shares are still in China, which can be said to be the absolute controlling party. It also made it impossible for the German side to intervene in the company's operation and management, and honestly waited for the money.

But Feng Yu doesn't care about this, Jiang Wanmeng, Xu Lihua and others care, Wind & Rain Appliances and other executives with shares in Aihua Electric do care. This represents their interests.

Feng Yu thought for a while, maybe he should have a talk with Zhang Ruimin, this one, Feng Yu also wanted to have a good chat.

Chapter 2047: Zhang Ruimin

"Director Feng, I'm really flattered to hear Lao Liu say you want to talk to me." Zhang Ruimin entered Feng Yu office/bureau and took the initiative to take action.

Feng Yu flew back to the capital from the United States on purpose, indeed, to meet and chat with Zhang Ruimin, this one is also a strange person.

"President Zhang is polite, but I heard from Old Liu that twice then three times invited you to join the China chamber(s) of commerce. You only agreed this year."

If Zhang Ruimin joined China chamber(s) of commerce before, then with his achievements and prestige, Wang Jianlin might not have any chance. Zhang Ruimin is not only in China, but also has a reputation in the home appliance industry. Boss.

"Isn't this that we are in transition period, so the work is relatively busy, of course, my work is definitely not as busy as Director Feng."

People who are unfamiliar will always say something when they meet. It's the first time they meet, and they have only heard of each other. Hire has made a transformation. This transformation makes Hire and other electrical companies have a different model. They cancelled the warehouse!

Their orders are on a weekly basis, which means that new orders are placed every week and then shipped. Judging from the production and sales volume of Hier, this will not increase the cost of logistics, but will greatly save storage costs and avoid product backlogs.Especially during the current economic crisis in the United States, Hierro avoided losses very well. The markets in Europe and the United States have shrunk sharply, and the number of home appliance Company products has been seriously backlogged.

When this point was first put forward, everyone in the industry was stunned. No one had ever done it before, especially this multinational home appliance giant. How could such a ridiculous decision be made?

But Hier has factories in many regions around the world, enough to ensure that they can supply all markets on time. In the off-season, many workers in the factory can be given annual leave. This is also a legal and cost-saving way.

Hier has many pioneering initiatives, which are called Hier model in the industry, and it is also an industry standard. In other words, Hier is the first company in the industry that sets standards, so it is the leading Boss.

"Mr. Zhang, you also know something. Wind & Rain Appliances and Aihua Appliances are just about to enter the Japan market. We have already contacted Sanyo Electric, but I heard that you also want to buy, which means that our investment has crashed."

"Between us, can we find a win-win solution, such as our partnership acquisition."

"Joint venture? Half of a family?" Zhang Ruimin asked.Although Wind & Rain Appliances and Aihua Appliances are very good, and they are backed by Taihua Holding Group, they are definitely not bad for money, but Hier will not let out the controlling interest. They Hier are the industry Boss, and they don’t have the money to acquire AQUA. difference!

Zhang Ruimin is also a legend in the industry. Although this legend is not as good as Feng Yu, it is also talked about by many people. It can be regarded as a mysterious rich man who is similar to Wang Wei of Shunfeng Logistics in China.

Wang Wei is that the Company has not been listed and resists media interviews. Even Hu Run does not know how much Wang Wei has, so he can only estimate it.

But on Zhang Ruimin's side, Hu Run can't even estimate it!

Many people think that Hier is a state-owned company, or it was once a state-owned company, which is really not the case.

Hier is a collective company, which was founded by a few people. At that time, I wanted to become a state-owned company very much, that is, by letting state-owned assets acquire them, they could enjoy the same treatment as state-owned enterprises, such as some policies to take care of, which was very important to that small factory at that time.

Later, it was funded by a collectively owned company called the Second Light Industry Collective Company Association. The funds provided were mainly for technology research and development. This is Hier’s major shareholder and has nothing to do with state-owned assets.But when the local government did statistics, for political performance or other purposes, Hier was always included in the statistics, which made many people mistakenly believe that Hier was a state-owned enterprise. Later, Hierr also enjoyed the same care as a state-owned enterprise in terms of policy Treatment, this misunderstanding is even deeper, but Hierre really doesn't have any state-owned shares.

Many people once accused Hier of embezzling state-owned assets and pointed the finger at Zhang Ruimin, but Zhang Ruimin ignored it at all.

However, there are still many people who are curious about how much Zhang Ruimin actually has. Now there are two listed companies under the company, one is Qingdao Haier and the other is Haier Appliances, which are listed in mainland and Hong Kong respectively.

Previous generation/life Many people mistakenly think that Hier is the Boss, why the market value is not as good as that of Company such as Gerry and Midi, because they only count Qingdao Hier.

Even with the addition of Hi-Electronics, this is not all Hi-El’s assets.

All the shareholding structure of Hierre is dominated by the Erqing and Hierre Workers’ Federation. Zhang Ruimin does not personally have any. It is similar to the employee stock ownership association established by Lenovo Liu Chuanzhi, which is the best embodiment of collective ownership.However, Zhang Ruimin, as Chairman and CEO, is not awarded a small amount of equity each year. These are all converted into the employee stock ownership committee. Zhang Ruimin is said to hold a lot of equity in Qingdao Erqing, which is a non-listed company, unless they take the initiative to say Otherwise, it can only be queried by non-method.

Some people say that Zhang Ruimin only has a net worth of tens of millions, making him the poorest company in the world. Some people say that the equity held by Zhang Ruimin and his family has already exceeded tens of billions of RMB, but no one knows it.

No one knows what it is like. This has also led to the world's number one home appliance giant at the helm, who has not even made a list of China's richest people.

Some people think that Zhang Ruimin is low-key, and some people think that he is mysterious, but he is often interviewed by the media, but he never talks about assets, and no one has seen him have any extravagant things.

Feng Yu is also very curious about it, but just like when someone asks how much Feng Yu has money, Feng Yu just smiles and doesn't say anything, he won't take the initiative to ask, anyway he is not rich! "Mr. Zhang, I know that Hire is the leader in the global home appliance industry, but we Wind & Rain Appliances and Aihua Appliances are equally strong. We also maintain cooperation with many domestic home appliance companies such as Gerry, Gelanshi, and Midea. , Do technical research and development together, etc. There are also electrical giants such as Philips abroad as our partners."

"If it's just Wind & Rain Appliances, then I have absolutely no opinion on half of the family, but we are now two companies cooperating with your family. Is it reasonable for each to hold one third?"

Feng Yu doesn't care about this share. The assets of AQUA have been evaluated in detail. It is less than two billion US dollars. It is not worthy of Feng Yu to talk in person. Feng Yu is just to have a chat with Zhang Ruimin.

However, Wind & Rain Appliances and Aihua Electrical Appliances also have shares of Jiang Wanmeng, Xu Lihua and many others. Although Taihua Holdings is the absolute controlling party, Feng Yu can make decisions, but Feng Yu can’t lose the reputation of using everyone’s money as a favor , So as not to lose the hearts of future generations, the team is not easy to lead.

"Director Feng, you also said that we are the first in the home appliance industry, and many businesses are far ahead of the second. We must be the controlling party for normal joint ventures. It is precisely because of the cooperation with Director Feng’s subsidiary company that I chose It’s half of the family, one per cent less midnight, and I can’t explain it to other shareholders.”Liu Chuanzhi laughed straight beside him. Feng Yu always talked about cooperation at a price. This time I met Zhang Ruimin, let's see how he talks!

Chapter 2048: Got Rejected

Facing Feng Yu, Zhang Ruimin can still maintain the attitude of neither servile nor overbearing, which makes Feng Yu even more admired.

Feng Yu put down the teacup: "Mr. Zhang, I take a step back, 60%, you account for 40%, no one has absolute controlling interest, and management can be left to you."

Zhang Ruimin still shook his head directly: "Director Feng, I’m sorry, but I can’t promise. Fifty percent is my bottom line. To be honest, in terms of management, I don’t think Wind & Rain Appliances and Aihua Appliances can follow us. Compared with Hier, even any home appliance company in the world can’t compare with us.”

Hier Model has entered the textbooks of many high-end business schools and has been learned by many future management talents. Even now, there are countless companies learning the Hier model, including Wind & Rain Holding Company and many subsidiaries of Taihua Holdings.

Zhang Ruimin's words may seem arrogant to some people, but this is indeed true. And Hier entered the Japan market earlier. Although the development is not very good, it has also established a joint venture company called Highly. The partner is Hitachi of Japan.

At that time, Hitachi was the top electrical appliance brand in Japan and even in the world. However, when it cooperated with Hier, it still holds 50% of the shares, and Hili is now under the management of Hier.In fact, the top domestic appliance giants all have cooperation with foreign brands. Why Midea was able to achieve late-comer lives above, because they cooperated with Dongzhi, the world's top electronics and electrical appliance manufacturer, and established Midea Corporation.

And Midea Corporation is the world's largest supplier of air-conditioning compressors. Except for a few that are no longer in use, such as Gerry and Hier, most air-conditioning manufacturers are using them, including many competitors from Midea.

Gerry is also cooperating with Japan's Daikin, also producing compressors, air conditioners, etc., and then using this to enter Japan and other Southeast Asian countries.

But looking at the home appliance market, no one can deny that Hier is a Boss. Refrigerators, washing machines, and water heaters are the world's largest market sharers. TV sets, air conditioners, small kitchen appliances and many other household appliances have a good market share. For home decoration and purchase of electrical appliances, you can all use HI-ER brand appliances.

Even for bladeless fans, hand dryers, DVDs and other products, Hier also produces them. Really achieved the ad slogan, our home is Hier.

Feng Yu raised his legs and said: "Mr. Zhang, I don’t know how many shares you have in Hier, and how many assets you have. Many people around the world are even curious about this. Now whether it is the domestic "Wind & Rain Business Weekly" , Or the foreign "Forbes", none of your assets are listed on it, saying that it is impossible to estimate."
"But do you think you have more money than Lao Liu? Lao Liu is different from you. He used to be just a manager of the Lenovo Group. Most of the equity he owned after the company's restructuring was rewarded by the company."

"Lao Liu's biggest asset is actually Taihua Holdings' stocks. Although the ratio is very low, I can guarantee that this part of the assets is beyond your imagination."

"Perhaps you don’t love money very much. Once you reach a number, you can’t spend it anyway. But you don’t have other dreams? For example, managing a larger Company, not just home appliances, but also a variety of appliances, and even electronics Wait. How is it more interesting?"

Feng Yu has always admired Zhang Ruimin very much. This is an excellent teacher in the company's management and management. If he can be invited, it will definitely be beneficial to the development of Taihua Holdings.

It does not take too long for Zhang Ruimin to make some beneficial changes to the company's management, including those subsidiary companies. No one will reject Zhang Ruimin's "gesticulate while talking".

Now there is a profession in itself, that is, a person who creates a business management model for the company, leaves after serving as an executive for a period of time, and changes jobs among the companies constantly, the salary is still exceptionally high, and no one will say that he does not treat the company. Loyal.Zhang Ruimin looked at Feng Yu with piercing eyes: "Director Feng, is this recruiting me?"

"Yes. Old Liu and Old Zong both have ideas for retirement. Taihua Holdings has already found a successor. If there is no suitable talent, then the future CEO and president of Taihua Holdings will be served by one person."

"If Mr. Zhang intends to work in Taihua Holdings, one of these two positions will be yours, and I guarantee that your salary will definitely satisfy you and allow you to display your ambitions."

Liu Chuanzhi also looked at Zhang Ruimin curiously, would he agree?

Without a suitable successor, neither he nor Zong Qingxian can retire too early. They actually wanted to be just a board member/director two years ago. For specific operations and management, it was too tiring to find someone else to do it.

Don't think that Taihua Holdings is just a holding group Corporation. It seems that you only need to understand the operating conditions of each subsidiary Corporation, and then wait for the money. They will also provide guidance on the operation and management of each subsidiary Corporation, and coordinate the collaboration between each subsidiary Corporation, including collaboration with Wind & Rain Holding Company and other partners.

When the subsidiary Corporation encounters difficulties, they have to come forward. The subsidiary Corporation has done a very good job and they must give appropriate rewards. There is nothing trivial about personnel promotion and bonus distribution.It also includes the business scope that the holding company often expands, the coordination of funds, the connection with the upper side, and so on.

Liu Chuanzhi and Zong Qingxian are planning to retire, but they don't want to see the company's management in chaos. In fact, in their opinion, Feng Yu’s energy can be managed by himself. Even if Feng Yu’s management and management skills are a little weak, Feng Yu’s prestige is enough to ensure the company’s smooth development. .

Taihua Holdings is also different from Wind & Rain Holding Company. This is mainly for the Chinese and Asian markets, so many management talents that seem to be considered are simply inappropriate.

They don't speak Chinese if they don't know Chinese, and they don't understand China's national conditions at all. When they get here, they will inevitably become unaccustomed. If there is really no suitable person, it can only be selected from the young executives of the sub-Corporation.

Zhang Ruimin closed his eyes and leaned on the sofa. After a while, he opened his eyes: "Thanks to Director Feng for his love, I can't agree! "

"My career started in Hierre, and I also hope that the day I retire will also be Hierre. My age is not too young and I don't have so much energy to manage too many things. Wind & Rain of Director Feng Brand, Aihua brand and other business are also very good, there is no need to ask me to intervene."
"Director Feng, let's continue to talk about the acquisition of AQUA, each accounting for 50%, joint operation and management, this is my bottom line."

Liu Chuanzhi smiled and shook his head. Feng Yu was rejected again? This kind of thing is really rare.

Chapter 2049: Special Advisor

Zhang Ruimin rejected Feng Yu once again, which made Feng Yu's temper up. The talent he fancyed was the first time that he had recruited Failed.

Neither money nor career can impress each other, so what other way is there to be beautiful?

"Old Liu, don't laugh, help me persuade Mr. Zhang." Feng Yu glared at Liu Chuanzhi, you can't come and help, this is watching me joke.

Liu Chuanzhi suffocated a smile: "Lao Zhang, you don't have to doubt the sincerity of Director Feng. He has never broken his promises. Hier is good, but now Hier may not need you to follow sb closely."

"You can continue to serve as the board member/director of HI. First, come to our Taihua Holdings to try. Everyone who enters Taihua Holdings has not regretted it. If you don't want to do it, you can leave at any time."

Feng Yu is satisfied with Liu Chuanzhi's words, this is the attitude he should have. He gave everyone who entered Taihua Holding Group enough respect, including money, power and care.

How many company executives can have such a long paid vacation every year? How many companies will consider the issue of executive families? How many companies have such a relaxed working atmosphere?

Zhang Ruimin asked, "If Hier's development conflicts with Taihua Holdings, how should I choose?"
"Of course... Lao Zhang, you almost got me in." Liu Chuanzhi wanted to say that of course it was your own idea, so what if Zhang Ruimin said, let Wind & Rain Appliances and Aihua appliances withdraw this time?

"Lao Zhang, if you think about it, it really competes with Wind & Rain Appliances and Aihua Electric Appliances. Can Hire win? Do you think Hire has strong funds or Taihua Holdings has strong funds?" Liu Chuanzhi asked rhetorically.

"If it is a competition of funds, then Hierre must lose. Our assets are not as good as Director Feng's personal assets. But if we compete head-on, I think we have a greater chance of winning."

"This win is precisely because of Director Feng. When facing foreign companies, Director Feng has never suppressed China's Company. This makes all Chinese businessmen admire it, and I think it will not change this time." Zhang Ruimin smiled. Answer.

Liu Chuanzhi looked at Feng Yu helplessly, and see, now I have put you here with words, what should I do?

"Director Feng, let’s do this. Why not ask Jiang Wanmeng and Xu Lihua. We are also known, maybe they are willing to give in? I am also a Chinese. Hey is also a China Company. I definitely don’t want to see foreigners taking advantage. ."Zhang Ruimin’s words sounded much more pleasant to the ears. Feng Yu looked at Liu Chuanzhi. Liu Chuanzhi pressed twice on the coffee table, and the screen on the front wall lit up.

An image of Jiang Wanmeng appeared on the screen, followed by an image of Xu Lihua also appeared on it.

Zhang Ruimin looked at the coffee table with a little surprise, and then at the wall. Has Taihua Holdings fully applied this system to the office?

"Lao Zhang, have you seen it? This is also a smart office system jointly made by our subsidiary Corporation under Taihua Holdings, and there is also a smart home system that corresponds to high-end customers and has already begun to make a profit." Liu Chuanzhi introduced .

"The future is an era of electronics. People's lives cannot be separated from electronic equipment, which can greatly facilitate people's lives. Even home appliances such as TV sets, air conditioners, water heaters, etc. should be smart. This is the technology of Hierre. Not as good as us."

Liu Chuanzhi is still introducing it. On the screen, Jiang Wanmeng said: "It’s Mr. Zhang. Is this coming to our Taihua Holdings to visit or discuss cooperation?"Xu Lihua is even more anxious: "Mr. Zhang, entering the Japan market is our strategic goal, and we are facing frontal competition. Hier is definitely not our opponent. We don’t need Taihua Holdings’ help. We can secure funds by combining Aihua brand and Wind & Rain Brand. The above advantages. What's more, we also have the help of President Kanda. His position and energy in the Japanese business community are extremely powerful."

This is equivalent to a kind of videophone, Zhang Ruimin still used it, and he naturally greeted Jiang Wanmeng and Xu Lihua.

"Two, what we are discussing now is cooperation. I know that you are not bad in capital, but for a small brand asset, we have absolutely sufficient funds to acquire."

"My request told Director Feng, we have 50% of Hier, and 50% of Taihua Holdings." Zhang Ruimin replaced Wind & Rain Appliances and Aihua Electric Corporation with Taihua Holdings.

"Mr. Zhang, we don't need to go around this corner. I think you have also seen the strength of our Corporations, and our scientific research centers are among the best in the world."

"It is true that you have done very well in terms of mute, energy efficiency, etc., but the future of household appliances will not be separated from electronics, and it must be on the road of intelligent control."
"For this, working with us is the best choice. Domestic Geer, Midland, Gelanshi, etc. are all selected in this way. If Hier agrees to experiment with these products in the Japan market, then we can take a step back." Xu Lihua Said.

In the future, home appliances must have an intelligent control system. People can control the switches and many functions of home appliances without being at home. This has been implemented in their intelligent control homes, but the cost is very high, and it is not suitable for promotion temporarily.

However, today's technology is advancing rapidly, and it is not certain that the cost will be reduced suddenly one day, so it can be promoted quickly and occupy the market.

This intelligent control is absolutely different from using a remote control to control most of the home appliances. Feng Yu told them that a smart phone or tablet can do this, without the need to install a large control center at home.

They are all researching these, and they have not invested less money for this, but they firmly believe that they can harvest more in the future.

"Technical R&D cooperation and Company joint ventures are two different things. Technical R&D cooperation is of course no problem with your cooperation, but let’s talk about the Company’s joint venture first. Hier owns 50% of the shares. "Jiang Wanmeng and Xu Lihua looked at each other through the screen, then tapped the keyboard, and the two began to discuss through hidden text. Liu Chuanzhi also picked up the phone at this time and checked the text message on it.

"Okay, we agreed." Feng Yu nodded after reading the text message on Liu Chuanzhi's phone.

"But I have another condition. Since Mr. Zhang does not want to be our executive, how about being a Company consultant? Taihua Holdings has hired many top talents in the industry as special consultants, but there is really no one who can follow in management. Mr. Zhang is comparable."

"The salary is set by Mr. Zhang himself, and we can sign the contract at any time."

Jiang Wanmeng and Xu Lihua both gave in, and Feng Yu didn't have to insist. As long as the cooperation with Hier can be maintained in the future, they will not lose money simply by selling the technology.

Feng Yu now wants to tie Zhang Ruimin to the chariot owned by Taihua, so that if he encounters such things in the future, he won't have to be so troublesome.

Chapter 2050: Science Fiction Becomes Reality

Zhang Ruimin chose to accept the position of consultant. The main thing is to give some suggestions and opinions on the management of the Corporation. Normally, he does not need to do anything personally. He did not ask for the salary. However, Feng Yu still gave him a midnight dividend of 1% per year and retained him to purchase this%. Midnight has the power of one share.

It seems to be only one-thousandth, which is insignificant, but you must know that the assets of Taihua Holdings have already exceeded 100 billion US dollars. The annual net profit(s) is also an astronomical figure. This consultant fee is absolutely sky-high.

The consultant contract has only been signed for three years. After three years, the company's management should be able to upgrade to a higher level. At that time, Zhang Ruimin can purchase this part of the equity or give it up directly. Feng Yu will not force it.

Zhang Ruimin is also very interested in Taihua Holdings' vision for the future of the home appliance industry. They also have many ideas about the future development of the home appliance industry, but they have never dared to think so big.

Hire’s positioning for itself is to transform from a manufacturing type to a marketing service type Company. They also want to produce products that give customers a refreshing feeling and provide solutions for their better lives.

But with new products, they can't really do this. Today, I saw the only equipment in Feng Yu office/bureau, which seemed to open a new door for Zhang Ruimin.If they use Hi's brand advantages, combined with high-quality services, coupled with Taihua Holdings' technology, they are likely to create more profits.

Feng Yu and Liu Chuanzhi accompanied Zhang Ruimin to visit the R&D center in the suburbs of Beijing. After reading it, Zhang Ruimin felt very shocked.

"Director Feng, how are the R&D directions of these products and technologies determined?" Zhang Ruimin is curious, how do these seem a little unrealistic, and some of the technologies that have been implemented, he can also see at a glance, they will definitely Favored by the market.

"It's very simple, our R&D staff all like to watch science fiction movies."

Zhang Ruimin looked dumbfounded. What kind of answer is this? What is the relationship between science fiction movies and your technology research and development?

Feng Yu explained with a smile: "Look, this is a magnetic levitation only found in science fiction movies, but the movies are all cars, airplanes, or skateboard motorcycles. We used them to make this Bluetooth magnetic levitation speaker."

"AIWA just went on sale this year, and it is very popular in the European and American markets. The highest price is $499, with China's blue and white porcelain elements or customized cartoon characters. The Iron Man customized version is the best seller. "
"This is a holographic projection display. You only need one side of glass to be used as a screen. This glass can be the glass on the window, the glass on the coffee table or the glass on the table. In science fiction movies, there are always those that don’t need a screen. For electronic equipment, we have not yet achieved that point. Glass is used as a projection medium. Currently it is only sold to high-end customers. It is not yet certain when the cost will be recovered."

"This is a 360-degree panoramic camera with no blind spots. It can be used for surveillance, photography and other aspects. It needs to be connected to a computer, and it can also be connected to our VR glasses. It is a very interesting little thing. It is not yet on the market. Stability needs to be solved. This product is also an idea derived from robots in science fiction movies."

"As for VR glasses, it is an application of virtual reality technology that makes people feel like they have entered another world. They are already on sale. They have not yet recovered their costs, but the future prospects are very promising."

"This is a smart projection bracelet, this is a smart glasses, this is a fingertip sensor, and this is a smart watch. They are all high-tech electronic devices that we are currently focusing on."

"Director Feng, have you successfully researched all of these?" In Zhang Ruimin's view, many things are similar to black technology. Shouldn't this appear in the movie? Why does it happen in reality?"Part of the research has been successful, some have progressed, and many are just ideas that have not been launched yet." There are too many advanced ideas in science fiction movies. Many of them use current technology and even a good research entry point. Not found. Some can find an entry point, but the budget is too high to be suitable for the time being.

Zhang Ruimin kept touching this, looking at that, everything made him feel very surprised, this is what they have always wanted to achieve.

"Director Feng, how did you select the research and development direction of these products or technologies from science fiction movies?" He hasn't seen science fiction movies, but he has most impressions of spaceships and robots.

"It's very simple, science fiction movies have a science word, which represents science, which is what everyone thinks that science and technology should be able to achieve in the future."

"Although I don't know how long this will take, it is really what everyone wants. Otherwise, science fiction movies will not be enjoyed by so many people. The screenwriters wrote these and also made a lot of investigations. You did not find that science fiction movies Are most of the things that facilitate people’s work and life?"
"We also based on this point, we screened, which ones will be liked by many people, where are the selling points, whether it is difficult to develop, and which directions should be paid attention to when promoting, etc. Of course, we don’t think about some popular sci-fi movies. As a reference, there are not enough brain holes in it, it's fantasy ability."

If you watch the science fiction movies of the 1980s now, many of the science fictions that seemed to be at the time have now been realized. For example, jet skateboards, smart phones, smart watches, large screen projections, small aircraft, etc. At that time, not many people thought that this could be realized quickly, and they thought it might take hundreds of years.

However, the development speed of electronic technology is far from Superman's imagination, and the speed of technology update is getting faster and faster, all of which are to meet people's needs.

And things that look very black and technological now have a chance to be realized in the future, and maybe it doesn't take as long as imagined.

Of course, Feng Yu's research institute does not conduct research on some black technologies in outer space for the time being. These are not only the huge capital that needs to be spent, but the most important issue is the market. You have researched out a spacecraft, in addition to donating to the country, can it be sold?"Our goal now is to integrate many electronic and electrical equipment into a small smart phone. Now we have made great progress. I think we should be able to do a lot of cooperation on smart home appliances. In the future, we will lead It must be China Company! "

Chapter 2051: Fingerprint Lock And WeChat

When visiting the research center, Feng Yu also got a good news that the application of fingerprint unlocking on mobile phones was successfully developed!

Nowadays, mobile phones are becoming more and more important in people's lives. Many people have their own secrets in their mobile phones and do not want to be seen by others.

Although Wind & Rain S5 has a code lock, many people still feel that it is not safe enough. Because in order to prevent the password from forgetting, they always use their birthday or some simple numbers, which are often guessed by people.

There are a large number of couples or couples who peek at their mobile phones. Many people think that the password lock is not safe. At least when the other party looks at it, he should know it instead of being secretly input the password.

Computers have a fingerprint lock function for a long time, and the original IBM relied on this to sell very well in business books. Later, the Lenovo Group purchased the technology patent, which was used in business notebooks and even game notebooks, which became a big selling point.

For the fingerprint recognition function, Feng Yu proposed many applications. For example, the fingerprint punch-in function replaces the sign-in mode of employees using electronic cards, because it is difficult to avoid that often people sign in on their behalf.

Fingerprints are different. You need to swipe your fingerprints. Although in theory you can also find someone to sign in on your behalf, but the cost is too high.There are also door locks for fingerprint locks, password boxes for fingerprint locks, etc. These are all widely used fingerprint locks.

Nowadays, door locks have already been applied, and password boxes have also been launched, but the application of fingerprint locks on smart phones is very difficult because the phones are too small.

A few months ago, Liu Chuanzhi wanted the fingerprint lock to appear on the L-PAD, which once again improved the grade of L-PAD, and it could sell more expensively and earn more.

However, this was blocked by Feng Yu. It was required to wait until the smartphone fingerprint lock was successfully studied before it could be implemented. To be ahead step by step, but not too much.

Now, with the successful research of fingerprint locks on smart phones, the cost of applying L-PAD can also be greatly reduced.

When the new generation of L-PAD was launched, everyone saw the biggest change in product design. What does that small frame do and how does it look like a fingerprint lock on a laptop?

Yang Yuanqing introduced to all the media, this is the fingerprint lock, which is now applied to the tablet computer, which increases the security of the tablet computer, because the computer is a private thing, and there may be a lot of private information stored in it, and you don’t want to be seen by others. .

After using the fingerprint lock, it is not only safer, and there is no need to work hard to memorize the cumbersome password. You never worry about the password being forgotten, and you can only get it back for repair.And the new L-PAD has been upgraded again on the hardware, it runs faster, the system is more stable, and there is less residual garbage in the system.

At the same time, it cooperates with the promotion of some new application software, such as a software called WeChat, which is completely free software like OQ. It is smaller than OQ and has much simpler functions, but it will run more on smart phones and tablets. Fast.

For the time being, no one is serious about this WeChat. It is enough to install Weibo and OQ on the mobile phone. Doesn't that WeChat seem to be the poor version of OQ?

But everyone has also noticed an important function of this WeChat, that is, voice text messages, which can send voices, which is not available in OQ mobile phones at this time.

This software is completely free, but it requires traffic to run and use, that is, only a traffic fee is charged, no other fees, no membership or anything.

When the previous generation/life was launched, it encountered a lot of resistance. The biggest one was the communication operators. The news of OQ alone made them very opposed, and now there are voice messages, which is not for their communication market. Did it cause serious interference?

SMS has already started to go downhill, is it going to go downhill when connected?Still Feng Yu went to talk with him. Communication Company does not need to worry about this at all. In the future, calls may be reduced and text messages will be more affected. But isn't the data fee making money?

These carriers are also internet/network service providers. What is the difference between making money with the left hand and making money with the right hand?

Feng Yu knows that in the future, these operators will only make more money by selling data packages than the previous SMS packages and call packages.

You said that there is WIFI at home, haha, that's not their internet/network. They also earn the internet fee?

How many people will continue to pay more internet fees in order to increase internet speed in the future.

As soon as the new L-PAD came out, other manufacturers of tablet PCs immediately began to study, this fingerprint unlocking can still be used in this way, why did they not think before?

And other software companies are also studying WeChat. They found that this voice message function is really easy to use. How did the Penguin researchers think of developing this software?

Instant messaging software is actually not difficult to make, and many software companies are sure to make it. Now, not more than ten years ago, technology has made great progress.

But it’s not easy to do what you want to attract people. No one wants to use it, and you can’t make money if you do it.They felt that the functions they could think of were all thought of and made by Penguin Corporation, and it was very difficult for them to make a similar promotion.

For example, Wangyi’s bubble, Wangyi’s powerful Corporation, and instant messaging software have also failed in the competition. Only Alibaba's communication software was successful, but it was only used on their Dibao website, and no one wanted to use it.

"Director Feng, after the launch of our new tablet computer, other manufacturers will certainly follow suit. And the WeChat software launched by Penguin will certainly be imitated." After the new product launch, Yang Yuanqing came to Feng Yu office/ bureau, with a trace of fatigue on his face, but more of excitement.

"If you are afraid of following the trend, let them follow the trend. It is too difficult for the following products to exceed the original version, and their products will continue to be compared with our products to highlight our Good." Feng Yu didn't care about it.

Many people have imitated Michael Jackson, and some even say that some people have better dancing skills than Jackson, but they can never surpass Jackson.

Because Jackson made many dance moves liked by the audience, Jackson created many dance steps, and in the hearts of the audience, Jackson is irreplaceable, and others are just imitators."That is, our products are the reference standards for other manufacturers. This time, the sales gap between us and other manufacturers will widen. Should we despair for those manufacturers who want to surpass ours?"

Feng Yu also had a smile on his face: "By the way, the old ad slogan should be used for the new product this time. I have been imitated and never surpassed!

Chapter 2052: The End Of Dahe Dianxiong

"President, Lenovo's L-PAD has launched a new model, dual-core, memory has become larger, and there is actually a fingerprint lock! Is our new tablet still on the market? Should we lower the price?"

Norio Oga looked at the comparison of the parameters between Sony's new tablet and the new L-PAD, and the gap was a bit big.

The lower price may increase some sales, but not to mention that the profit of a single product will be severely reduced, and it will also drop the Sony brand by a notch.

However, if the price is not lowered, the sales volume of the product will certainly not be high, and the overall profit may be lower, which will also have a negative impact on the Sony brand.

If we don't release it temporarily, we can avoid this situation by launching the product after an upgrade of the hardware. However, Sony has already produced a batch of these products. If these products are not sold, it is also a loss.

Norio Oga feels a headache, their Sony has become so passive now. Last year, Sony's revenue and profits fell sharply, and it ended up losing money. Revenue and profits are still declining this year. If this continues until the end of the year, Sony will lose the same money as last year, and it will lose more.Norio Oga pulled Sony out of the quagmire of losing money, but he couldn't guarantee that Sony would always make money. Sony Pictures hasn't had any popular blockbusters for several years now, and the sales of optical discs have fallen more severely. This year, it is certain to lose money.

In terms of Sony's electronic products, the sales of vidCEO game(s) continue to decline severely. Today, G-BOX is the first in sales, Nintendo is second, and Sony is ranked third.

Because the 3D games launched by those two companies are very popular, Sony is a little behind in this regard. They are also studying, but the market has already been occupied by others first, and they have become followers from leadership.

In terms of mobile phones, Sony’s sales have also declined more severely. Several new mobile phones have been launched, whether they are feature phones or smart phones. The response has not been good, and the R&D and promotion costs have not been less.

Electronic paper books are almost unable to sell in other markets. Only Japan has a small market, but it can't make any money. An AIWA is what they don’t want.

The computer business is getting worse, not only Sony’s own computer sales decline, but the sales of Thinkpad acquired from IBM are also getting worse.Norio Oga found out that they had suffered a loss when they became a strategic partner with Microsoft. Other PC manufacturers can strike water right and left, but they can only provide PCs with pre-installed WIN7 or VISTA system, which makes them lose many customers.

I finally studied a tablet that I thought was not bad, and I planned to turn it over. As a result, the Lenovo Group also launched a new model, and it also greatly improved the performance, making their tablet computer mediocre again.

Not to mention the electrical appliances. The TV business has also begun to lose money. Whether it is plasma or LCD, they are in a backward stage. They were originally in the first echelon, or even the leader. In just a few years, They are separated by other companies.

Fortunately, digital video cameras and digital cameras are not bad, but they are not as good as before. Especially after that smart phone can take pictures or even video, entry-level products are facing elimination, which seriously affects Sony's profits.

There are many other products that make less money and lose more money. It is unthinkable that Sony has no competitive products anymore.

Once Sony defeated many rivals and even annexed each other, such as SEGA in the vidCEO game(s) industry, as well as some movies, Record Company, and so on.Their business types are very diverse, with electronic entertainment as the core, and they think they will definitely be prosperous.

But now their electronic entertainment can't drive the sales of other products at all. Sony's Corporation has too many divisions, and the staff and organization are bloated, which seriously hinders the development of the Corporation.

When Oga Norio was still thinking about how to reverse the situation of the Corporation, he was told to participate in the temporary Board of Directors. Everyone knows that Sony’s new tablet computer researched during this period is not yet on the market, and it is already doomed. .

In the Board of Directors this time, all the board members/directors are here, and the temporary Board of Directors are so crowded, which makes Norio Oga feel something is wrong.

"Oga Norio, this time the Board of Directors is being held, there is one thing to announce. The original president and CEO of the Sony Group are all you are in charge. Now through Board of Directors research, I believe that Hirai is outstanding and trustworthy, so Hirai will serve as the CEO of Sony Group."

Norio Oga's eyes jumped wildly. This is not a question of letting him give up half of his power, but about letting him leave Sony. Hirai will be the CEO first, and after a while, he will also serve as the president.

His last term was just like this. After he did not serve as the president and CEO of the Sony Group, he left Sony completely. Could it be that he is leaving Sony too?"Jio Hirai? He is the CEO? Do you think he is suitable? I think that Morita is very suitable, and he should take this position."

Morita Atsushi is the nephew of Sony founder Akio Morita. Norio Oga launched this man just to disrupt the Board of Directors decision.

"Oga Norio, the Board of Directors has been thoroughly considered. Atsushi Morita is not bad, but he will take over the original position of Hirai," said Ken Kutaragi, Chairman of the Sony Group.

Norio Oga bitterly looked at Ken Kutaragi. The president and CEO you chose at the beginning made a mistake in business, which caused Sony to lose money, and then left with a black pan.

It was me who pulled strongly against a crazy tide, which made Sony regain profitability, and it was me who made your position much stronger.

How did you promise me? You should retire three years ago and give me the position of Chairman. As a result, you did not recommend me at all, but chose to do it again by yourself.

And you actually recommended Howard Stringer as the deputy chairman, but you didn't recommend me. This is your praise to me? That is a foreigner, do you believe that foreigners don't believe me?

Now that Sony’s business has problems, why not give me time? It only takes two years to restore Sony to its glory!Ken Kutaragi didn't look at Oga Norio at all. It wasn't Oga Norio who was in charge of the scapegoat. Could it be that he, the Chairman, was in charge of it?

Although the Chairman of the Corporation agrees with the important decisions of the Corporation, the matter has failed, and someone must take responsibility.

Norio Oga decided to acquire IBM's PC business, right? Norio Oga decided to form a strategic alliance with Microsoft, right? The expansion of mobile phone business was also decided by Norio Oga, right?

In any case, Oga Norio is unqualified as president and CEO. After Hirai gets familiar with his work, let Oga Norio go!

Chapter 2053: Fully Attack The Island Market

For a long time, Feng Yu has relied on AIWA to make money in the Japanese market by selling products, but AIWA is too limited and focuses on the sound field.

Although electronic paper books and tablet computers are also produced and sold, the sales are average, and they are basically unavailable when they are out of the Japan market.

And there are many products that AIWA cannot sell, such as vidCEO game(s), TV sets and other products.

North America is a very good market, and the European market is also good, but Feng Yu is more optimistic about the Japan market.

Japan has a developed economy, with a relatively high average income and a high population density. It is also more willing to buy products that can improve the quality of life.

Feng Yu has always wanted to sell more Chinese products to the Japan market and earn money from Japanese people. Some products sell well, while others are not willing to act as an agent.

For example, Song River car has wanted to enter the Japan market many times, but no sales corporation is willing to represent it. In fact, the car sales Corporation of Japan is also owned by the major Japanese car companies.

On the one hand, they can thwart other competitors. On the other hand, they are really not optimistic about Song River cars. They think they are not as good as their Japan cars, and they will definitely not sell.But now Song River car has the high-end brand of Jiebao, and the performance of the car has been improved a lot. Some technologies are not as good as those of Companies such as Toyota, and even some are leading.

Li Dafu believes that since Europe and the U.S. market can enter, so can the Japanese market. After all, Japan is also a big market for cars.

There are still many products that Feng Yu wants to sell to Japan. Now Feng Yu is arranging for Kameido Masao to open up channels. Once the channels are ready, he will aggressively attack the Japanese market.

This will not only make money from Japanese people, but also have some influence on those companies in Japan, especially to let Japanese people understand that the best products in the world are not only made by you Japanese and Americans!

There are many Japanese people who claim that most of the best products in the world are created by their Japanese people, then Americans, then Europeans, proudly muddled and completely collapsing.

It's ridiculous that many Japanese people still recognize this, which makes Feng Yu very upset.

Yelang thinks highly of itself, then pierce this illusion and let you know the power of China. It’s not enough if the GDP exceeds it, and we have to give them some proofs most directly! "Feng Yu, do you really want to sell the car to Japan?" Zhang Ruiqiang looked entangled. How could this be successful? Japan has so many car companies, as well as the Toyota car, which is currently ranked number one in the world.

"Why, do you think I'm arrogant? This is a detailed investigation." Feng Yu raised his legs, "Japan's car company is indeed very powerful, but it doesn't mean that our cars can't be sold."

"Look at those countries where car companies are very developed, such as the United States, Germany, etc., do they still have imported cars? What each car company is good at is different, and Japan car has a very serious problem, that is, they are too The promotion of strategic models."

For example, Accord, there have been many generations, but each generation is not updated in many places, and the appearance is still very similar, which reduces their single product costs a lot and increases profits, but it will cause them to sell more in Japan. This kind of car.

When the cars running on great streets and small alleys are all the same length, many people will want some stand out from the masses. Of course, this stand out from the masses cannot be premised on reducing quality.

"We will launch some bright-looking models in the Japan market. This is what we are best at. Of course, the practicality must also be good. We will also use some novel technologies.Japanese cars mostly use some mature technology, which can effectively reduce the failure rate and better control the quality. However, some mature and reliable technologies have fallen behind.

Most of the good foreign cars sold in Japan have some new technologies that Japanese cars don’t have. Japanese people also like novelties, but the overall market share is still Japan’s own cars the best.

Taihua Holdings has detailed statistics. Car sales are not directly proportional to quality. For example, Volvo has always felt that the quality is good, but in fact it pays more attention to safety. In fact, the failure rate is still higher than that of Japan.

There are also some joint venture cars in the China market, which have a high failure rate, but they are easy to maintain and sell well. In the United States, many people are often seen repairing cars at home, because the failure rate of American cars is relatively high, but they are easy to repair.

Let Jiebao and Pokemon enter the Japan market on a large scale. Both cars are very distinctive, especially the Pokemon, which is the largest export brand of Song River car. The latest technology in Song River car is also applied to Jiebao."There is another point. Japan divides the market into grades, the first grade in developed countries, the first grade in developing countries, and their own country counts separately. Different markets have launched different models, many of which are in developing countries. Compared to the same cars in the European and American markets, they are all castrated versions, which are low-profile versions."

In fact, there are no first-class quality products sold to Europe and the United States, and third-class products sold to China, but they will make some adjustments to the internal configuration of products with the same appearance.

For example, many Chinese people pay more attention to face when buying a car, have high requirements for the brand, and have low requirements for practicality and comfort. In Europe and the United States, more emphasis is placed on practicality and comfort, as well as maneuverability.

Therefore, Japan has some low-profile versions of cars in the China market, removing many features that improve comfort, thereby reducing the price.

"The comfort and practicality that Japan car excels at, we do not bad. Our motor is currently the best in the world in terms of fuel economy, and now it has reduced noise, which is very suitable for the Japanese market."

"And there is another very important point. We want Japanese car companies to increase their attention to their own country's market, so that we can better enter the U.S. market, and to a certain extent affect their attack on the Chinese market."
"Currently it is a transitional period in the car market. Many car companies have lost money in the past two years. Now they are recovering. We will not enter at this time. It will be even more difficult for them to enter when they are fully vigorous."

"And not just cars, but also electronics, electrical appliances and other products. I will fully attack the Japanese market this year. Isn't the prime minister of Japan more pro-Chinese? This is also a good opportunity."

With the support of Kameido Masao and others, Yukio Kyuyama finally succeeded in taking the position. Now he is actively drawing closer relations with China, which also gives Feng Yu more certainty about fully entering the Japan market.

Chapter 2054: The Old Man Died

Originally this time, Feng Yu wanted to attack the Japan market in an all-round way, but in the end, it was handed over to Zong Qingxian and Kameido Masao because his grandfather was sick.

In fact, Feng Yu's grandfather cannot be said to be sick, even when he gets old, his body organs begin to fail naturally. Although Feng Yu tried his best, all kinds of famous doctors, including traditional Chinese medicine, western medicine, and even Zhang Ruiqiang's health doctor, still could not bear the erosion of the years.

The old man has a very good mentality. He is a person who has experienced the Qing Dynasty. He has suffered a lot and can live over a hundred years old. He feels very worthwhile. His children have already married, and his grandchildren have all married, and he even has great grandchildren and great granddaughters.

Especially the little grandson Feng Yu, the most promising. Not only did he get into a prestigious school, he also made money especially, and became a big celebrity.

Asking someone casually when he went out, he didn't say he didn't know Feng Yu, which made him feel very proud. When he is rich, he will not forget his hometown and motherland. When Feng Yu is mentioned, everyone will give him a thumbs up, which makes him even more proud.

He was still thinking about seeing his great-grandson getting married, and great-grandson getting married, but his own body knew it, although the younger generations kept it from him, and the doctor told him not to think about it, he still knew very well that his time is limited.Especially after passing out of a coma two days ago, he seemed to see Grandma Feng Yu calling him. It looked the same as in the photo, saying that she was alone down there.

When he woke up this time, he knew it was a flashback. Although the juniors didn't say it, he could feel it in his expression and voice.

"Xiao Yu, call Liming and Liling over after school, I want to see them. And I told Shiqiang, I want to see Zhihang's kid, and let him come over." The old man grabbed Feng Yu's hand and his voice was a little hoarse. .

"Grandpa, of course it's okay to see them. You are sick, and they must come to see you. You will recover well and you will have to play with them then."

"No, my own body, I know, I really can't resist this time. I don't have any regrets when I meet with them. Your grandma is calling me, let me go down and accompany her."

"Dad, what are you talking about? Your health is fine. The doctor said that blood sugar is a little low." Feng Xingtai grabbed the old man's hand and couldn't help shaking.

Feng Yu walked out of the ward, and his cousin was still asking the doctor if there was any way for him to live longer."If there is a way, will I not say it? No way. The methods of Chinese medicine and Western medicine have been used all over. Old man, this is how old he is, his body is aging too much. Now that the mental head is not bad, you know it is what happened."

"Now let the family come to accompany the old man more, just these two days."

This doctor is Zhang Ruiqiang's health care doctor, a serious "Royal Doctor". Even his team said there was no way, that was really no way.

"Old Zhao, thank you."

"Chief Feng is polite, I also want to thank you for donating so many advanced facilities/equipment to our hospital."

Feng Yu talked a few words with his cousin, don't worry about the children going to school, ask for leave for these two days, just stay with him, don't let him leave regrets.

Li Zhixing, Feng Liming, Feng Liling are all here, as well as the child of the cousin's family, Feng Liheng. When the children saw the old man, they all said that grandpa should be discharged from the hospital and play with them. Only Li Zhixing is sensible and understands that this is his last time.

"You will listen more to your parents and your teachers in the future. Study hard and be a useful person to the society in the future." The old man wanted to hold these children in his arms, but he had no strength at all.

Li Zhixing was the first to hold the old man's hand, and the other children also learned a lot."Xingtai, take the children out for dinner, you all go out too, I'm tired and want to sleep for a while." The old man let go, watching the children go out one by one, before slowly closing his eyes.

Feng Danying cried silently when he saw the heartbeat monitor turned into a straight line, approaching Li Shiqiang's arms.

Feng Yu's eye circles are also a little red. In his previous life, he did not have a deep impression of his grandfather, but in this life he has a lot of close relatives. He can think of Grandpa's care every time he cares about him, and also want Grandpa to live a few more years, and then look at the changes in the world.

How about he is the richest man in the world? Isn't the law of birth, old age, sickness, and death inevitable?

The old man was sick, so he asked famous doctors all over the world, but it was useless. If medicine can improve further, maybe grandpa can live longer.

The next day, the family sent the old man to cremation, and the ashes were put together with Feng Yu's grandmother to reunite the two elderly people.

There was no fuss or even notice to anyone, just their family members, to see him off.

Zhang Ruiqiang knew that, he made a phone call to comfort Feng Yu, and Wen Dongjun's post was uninvited.

"Feng Yu, don't be too sad. There was no pain or regret when the old man left. Isn't there a smile on his face." Wen Dongjun patted Feng Yu on the shoulder."Well, I know. Are you not going to work today? Why are you here?"

"I asked for leave, how can I not come? But why did you bring all the children, they are so small."

"Dongjun, I want to drink some wine."

Two people sitting in the corner, two glasses of white wine, nothing else. Feng Yu didn't say a word, and for a long time he picked up the cup and touched Wen Dongjun for a sip.

Some people say that it is the easiest to get drunk when drinking boring alcohol. This has been well verified by Feng Yu. Although Feng Yu doesn't drink too much, it's the first time to get drunk so quickly.

"Dad, where is Grandpa? Where did he go?" Feng Liling asked Feng Yu by the hand.

"Your grandpa, he went a long way to find your grandma. One day in the future, Mom and Dad will also go."

"Is it beautiful?"

"Some people say it is beautiful, some people say it is not beautiful, and Dad hasn't been there yet."

"Then we will go?"

"Yes, but it will take a long time. This place must be old before you can go. You will have to wait a long time."

After the child was taken away by Li Na, Feng Yu said to Wen Dongjun: "I want to invest in the medical industry."

"Aren't you already investing in a pharmaceutical factory? Isn't that enough? You have to be the number one in the world? Didn't you say that medicines are sold so expensive, isn't it what you want?Feng Yu shook his head: "It's not the same. It's not just about investing in pharmaceutical factories, but also in medical equipment. Investing in medical research and training more outstanding medical talents."

Wen Dongjun raised his eyebrows: "Feng Yu, are you afraid of death? How old are you, why do you want to live to be 500 years old?"

"Five hundred years old? One hundred years old I have burnt incense. When I was too old to walk one day, I didn't want to live in a wheelchair or a hospital bed. Look, my parents are already full of gray hair I hope they can live longer...

Chapter 2055: Invest In Medical Systems

"Feng, have you finally agreed to cooperate with us in the medical system? Great! " Ke Cilei's excitement can be felt through the screen.

Philips has its own medical system business, and the technology is very good and the profits are good. For example, patient monitors, imaging diagnostic equipment, etc., are all top in the world.

Technology is constantly advancing, and medical equipment is also constantly improving. Some instruments allow doctors to better check the patient's condition and complete the operation better.

Philips once discussed with Feng Yu and combined the technical advantages of both parties to jointly research ultra-miniature robots so that many operations can be performed without surgery.

Such as cranial cavity surgery, traditional craniotomy is required. However, a micro robot can be used to enter from the patient's nostrils. Not only will the patient not leave unsightly scars, but he can also recover faster.

There are also some abdominal surgeries that allow micro-robots to enter from the mouth or open a minimally invasive mouth.

This requires not only good materials, but also very high requirements for systems and other technologies. Philips himself did not have the confidence to complete, mainly after analysis, the need to invest too much research and development funds.Although Philips is still making money today, in the past two years, profits have fallen more severely. Especially for consumer electronics products, almost all of them buy the technology of Taihua Holdings, and make money with their brand advantages and sales channels.

However, as Wind & Rain Brand and Lenovo brands spread all over the world, their product sales are getting worse and worse, and their profits are decreasing year by year. The Corporation has considered whether to divest the consumer electronics business to specialize in electrical appliances, lighting and medical care.

Later, thinking about making money anyway, their R&D investment in consumer electronics is getting lower and lower, but their investment in medical treatment is getting higher and higher.

But researching this kind of work sometimes spends a lot of money and may only prove a wrong path. Philips wanted to find a strong and reputable cooperative investment partner, but Feng Yu had never agreed before.

Because at that time, Feng Yu believed that although there were prospects for development in this future, he did not have suitable talents and no relevant memories. It was very likely that it was high input and low output, not very cost-effective/worthwhile.

However, the death of his grandfather and the aging of his parents made Feng Yu feel that the investment in this area is worthwhile. Even if he can't make money in this area in the future, but he can help his family a little, it is not a loss.Cooperating with Philips, the current researchers are definitely not enough. Feng Yu needs to find a Company with technical advantages and R&D experience to purchase.

Feng Yu called Ralph and asked him to look for a few companies in the United States that are strong in medical equipment, and he plans to acquire them.

There are also some pharmaceutical corporations, which also need to be investigated. The acquisition can increase the R&D strength of Bing City Pharmaceuticals. There is no suitable one in the United States, and it can also be used in Europe. In Asia, Kameido Masao is looking for it.

Feng Yu showed off his aggressive entry into the medical industry, and failed to hide it from the outside world. Many media began to report on it, claiming that it was a countdown to Feng Yu's dominance of the medical industry.

In their opinion, Feng Yu must be the master stroke to spend money again, and then quickly expand the scale of Bing City Pharmaceuticals again, becoming the world's number one.

Feng Yu has this strength. They think this is in line with Feng Yu's style. At the same time, some medical companies are beginning to be vigilant. Another big player in the industry is about to usher in. They are in danger.

However, there are some companies who are very happy about it. They especially hope that their company will be favored by Feng Yu. They can request to retain part of the equity, which should be fine in accordance with the practice of other Corporations acquired by Feng Yu.And all the companies that Feng Yu invested in have made a lot of money. If their Corporation is acquired, then it proves that they will also make more money.

At the same time, Philips' Kezile is talking on a video call with Ximenzi's CEO Luo Xude.

"Luo Xude, how did you think about the cooperation project I talked to you last time? I know that a lot of funds are needed, but this time we don't need to worry about it, because we have a strong person to join."

Luo Xude asked curiously: "Who is it? The US? Or Japan?"

"No, it's Feng from China."

"What? The news that Feng wants to enter the medical system field is true?"

In Luo Xude's view, Feng Yu is nothing more than expanding investment in medicine. How could he really enter a completely unfamiliar field?

Medical equipment, systems, etc., all represent precision technology, which China Company is not good at, and Feng Yu's Company is not good at it at all.

Suddenly entering an unfamiliar field, Ximenzi's executives thought it was impossible, but after listening to Ke Cilei's words, Luo Xude knew that this was actually true."Feng has invested in so many industries, many of which are even completely unrelated, but he can do his best. Now he wants to invest in medical equipment, systems and other industries, which does not surprise me too much."

"With Feng joining, do you have anything to worry about? We should not be completely competitive, we can still have a lot of cooperation. This way we can occupy the American market, occupy the Asian market, and squeeze out other competitors. ."

Many of the main businesses of Ximenzi and Philips overlap, such as consumer electronics, electrical appliances, medical care, and lighting. The two parties are competitors, but at the same time they have some cooperation.

"Feng is fully paid? His Company is not very strong in medical equipment and system technology, right? At least there is still a gap with us, so how does he contribute funds and how much equity does he account for?"

"No, Fenghui acquired one or two good related companies in the United States, and then cooperated with us. The main thing is the cooperation in scientific research. As for production and sales, I think you are not willing to cooperate with us?" Philips will also cooperate with Feng Yu for the production and sales of unspoken implication.

Luo Xude thought for a while: "Ketzley, if Feng can help us open up the Chinese market, I think we can make some concessions on some conditions."Ximenzi's development in China is not very good. Not only China's local Company, but also Philips, a well-developed foreign company. If they can open up the Chinese market, then their electrical appliances business can be profitable again. Otherwise, They can only choose to sell.

"I will convey it to you. It seems we should find an opportunity to sit down and have a good talk."

Ximenzi also wants to cooperate, which makes Feng Yu very happy, another giant Company, and is much better than Philips in the industry, especially in precision instruments.

Ximenzi wants to open the Chinese market? This is of course possible, as long as Ximenzi is willing to unlock the technical blockade on China's precision instruments.

In this regard, China has been greedy for a long time. And these can also be applied to medical equipment, it depends on the attitude of Ximenzi.

Chapter 2056: Words Exceede 5100

Ke Zilei and Luo Xude came to China together. Even in the fields of medical equipment, they are much better than Feng Yu's Company, but if you want to cooperate with Feng Yu, you still have to come to Feng Yu to talk.

"Mr. Feng, I am Luo Xude from Ximenzi. I am very happy to meet you." Luo Xude looked very enthusiastic when he saw Feng Yu.

"Sit down. You guys are here to finalize the agreement framework as soon as possible, right?"

Negotiations between large companies are all the people who make the decision to negotiate the framework of the agreement, explain everyone's main rights and responsibilities, and then the details are discussed in detail by other people in the team.

It is very possible that a cooperation agreement has been signed, but one year has passed and the cooperation has not really started yet.

Feng Yu still admires Ximenzi. Many people say that the investment strategy of this Corporation is very similar to Feng Yu. Some people even said that Feng Yu is imitating Ximenzi's investment model.

At the end of the last century, Ximenzi was frantically engaged in investment and mergers and acquisitions, which allowed the Company to grow rapidly. In ten years, they annexed thousands of corporations, and only then did they reveal one's talent among many peers.

Ximenzi is not just a company that only knows about acquisitions, they also continue to sell Company business, and even buy back the business they sold.How does Ximenzi judge the sale of its business? Very simple, they only want the top three in the industry.

If a certain business cannot become the top three, then it must be dealt with. Either rectify it immediately, or just sell it. The shareholders of Ximenzi are so proud.

This top three went from the top three in Europe and then became the top three in the world.

They did a good job in the past, but later their downturned businesses included mobile phones, chips, computers, etc., which were sold by them and replaced with cash or equity.

Of course, some of them also play off, such as mobile phones, they sold to Taiwan's MQ, but then almost dragged down the profitable MQ mobile phone business.

Acer lost a year, the total amount was as high as 800 million euros, then announced its withdrawal from the European market, layoffs, and filed for bankruptcy protection. This has caused Ximenzi to be criticized, and even affected the brand image, because Mingqi produces mobile phones in Europe and uses the Ximenzi brand.

Luo Xude has inquired about Feng Yu's character, and he knows that Feng Yu pursues efficiency in negotiation and doesn't like procrastination, so it's best to set conditions acceptable to the other party at the beginning, otherwise the cooperation will fail.

There are too many medical equipment companies that want to cooperate with Feng Yu. Feng Yu has too many choices. If Ximenzi wants to expand the Chinese market, it is the best and easiest to seek help from Feng Yu."Mr. Feng, are we setting up a joint venture Corporation? So what are the assets we have to take out? Or is it that some of our companies merge, including some R&D laboratories, and then share the results?"

"The joint venture Corporation is not necessary. It is good to start cooperation between our laboratories. We share some related technologies, low-cost authorized patents, and the results of research. Since it is a tripartite cooperation, then one third of each party, Fair and reasonable."

One-third, this seems fair, but don’t forget, Philips has been cooperating with Feng Yu for many years. If it weren’t for Taihua Holdings’ help, Philips would have lost money in consumer electronics. Doing technology research and development can also make money.

Luo Xude can't ask for more, Ximenzi is very strong, but the other two are equally strong, even Feng Yu is stronger. Together, Ximenzi's assets are not as good as Feng Yu's personal assets.

However, sharing results is not appropriate, he thinks, because Ximenzi's technical strength should be the strongest among them, especially in medical equipment.

"Mr. Feng, our technology has comparative advantages, so do we focus on our laboratory?"

Kotzley immediately objected: "No, we should focus on our Philips laboratories. We have laboratories in many countries around the world, and yours are mainly concentrated in Europe.Feng Yu waved his hand: "This is not important. Our laboratories should be merged and the research should be divided. I also acquired two companies that produce medical devices in the U.S., including some R&D laboratories. The purchase amount exceeds Two One billion US dollars. Compared with your business, it’s definitely not enough, but I will provide research funding."

"The rights and interests of our research results are equally divided among the three parties, and even in some markets, we can also divide it. Of course, we can also jointly compete with other peers. If you are welcome, my name will let your two companies occupy It's very cheap."

This sentence is not a joke. If Feng Yu cooperates with Ximenzi, Ximenzi's stock will rise sharply. Because of Feng Yu's legend, many people will be willing to believe in Feng Yu's investment vision.

"So in terms of research and development, does Mr. Feng have any requirements?" Luo Xude thought for a while and asked again.

"This is based on you, but if any technology is successfully developed, I must have the ability to manufacture."

Maybe a certain technology research is successful, Ximenzi can be manufactured, but Feng Yu's Company cannot, because of some technological gaps or gaps in equipment.The successful research and development of that kind of technology is very suitable for Ximenzi and others, but Feng Yu suffers. Feng Yu's goal is not only to cooperate on medical equipment, but also to develop precision instrument technology.

Kezi Lei immediately stated: "I agree, this is fair."

Everyone is a close partner, and he certainly wants to help Feng Yu. According to his understanding of Feng Yu, if you help Feng Yu, then Feng Yu will give you more in return. It is said that this is also the traditional good quality of Chinese people. What is it called? You give me a drop of water and I will return you a lot of water.

"Mr. Feng, our Ximenzi has not developed very well in the China market, especially in the area of electrical appliances. Can this Mr. Feng help?"

Feng Yu looked at Luo Xude: "If you guys help in our weak places, of course I will help you too."

The basis of cooperation is the benefit of both parties, but also the exchange of benefits. Feng Yu needs precision instruments and machinery-related technology, and China lags far behind in this respect.

And as long as Feng Yu wants, then Ximenzi's electrical appliances can't be sold in China at all. Various sales channels and publicity channels are stuck. At the beginning, Liangle Group also had Taiwan's Tong and Kang Shuaifu, etc. Therefore, there is little performance in the China market."Mr. Feng, I need to discuss this with the Board of Directors. By the way, it will be the World Expo in China soon. Our Corporation also has many new technologies to be exhibited. When the Expo is over, how can I give Mr. Feng a reply?"

"Of course you can. At this World Expo, we also have many new technologies to participate in the exhibition. Welcome two of you to visit then."

Chapter 2057: China Pavilion

China attaches great importance to this World Expo, because the last Olympic Games tasted the sweetness. Holding such a world-class event is indeed really making money and earning prestige.

Zhang Ruiqiang personally served as the head of the World Expo Organizing Committee. At the same time, he invited many people to serve as promotion ambassadors. Initially, Zhang Ruiqiang also said how much money should be paid to the stars, but Feng Yu told him that he would not spend a penny.

How many people want to be this promotion ambassador, if allowed, many people will be willing to spend money to be this ambassador, because this is a rare opportunity for the celebrities to promote it by the media all over the world.

In fact, this is indeed the case. Some world-class superstars are also extremely enthusiastic and actively contact the organizing committee, hoping to serve as publicity and promotion ambassadors, saying they are willing to contribute to this.

Six people were finally identified, two in Europe, two in the United States, and two in China. All the celebrities have something to do with Feng Yu. The brokerage appointments are all under the banner of Feng Yu's subsidiary Corporation.

In order to host this Expo, China has built many new venues, which instantly become landmark buildings. The cost of building venues is still donated by many businessmen and others, and even the advertising costs exceed the sum of the cost of venue construction and the operation of the World Expo.As usual, the most of these are advertisements for China's products. Many foreign companies have participated in the bidding. Unfortunately, there are not many successful bidders. They never thought that China's companies are now so willing to invest in advertising fees.

Many people say that most of the venues of the World Expo will eventually be demolished, which is a one-time construction, and the investment of so much is pure waste. When you look at those overseas, the investment is only 100 million US dollars, and there are no more than 200 million. Why is China dozens of times higher than other countries?

One is because China has added many permanent venues, and the other is that China is hosting a bigger event this time, inviting more countries to participate. On the one hand, it can enhance China's international image, and it can indeed make money.

This World Expo is the same as the Olympic Games. The cost of related supporting buildings, including transportation and living facilities, is at least three 100 billion RMB, so that Shanghai can match the big city in the eyes of Chinese people.

Each country has its own exhibition venues. No one of them can compare with the China Pavilion. Not only because the China Pavilion is Chinese, the most visited tourists are China, but also because the China Pavilion exhibits many amazing things. product.

"Wow, this is VR glasses? Too real, I thought I lived on the planet Pandora in "Avatar"! " A blonde beauty exclaimed.A Japanese person next to him is opening his mouth and shutting his mouth as if he is eating. He can have a virtual girlfriend. Eating and everything are trivial things. Maybe you can experience something else~

Many people have never seen VR glasses before. This time they were impressed by the glasses for virtual reality experience. Many people immediately decided to buy them.

"Look, this is the oldest dress in China. It's so beautiful." A black girl touched a cheongsam, unwilling to let go.

She firmly believes that wearing this "skirt" will fascinate sentient beings and will be more beautiful than the international superstar Elena.

Of course, there are countless Chinese style products in China venues. Including clothes, food, household products, etc., I constantly heard people exclaiming.

Although the venue is required to be quiet, the security did not stop these people from marveling. They also felt extraordinarily proud.

However, many Chinese tourists have extremely calm expressions. From time to time, I just raised my phone and took selfies with some exhibits.

Others take selfies with foreign friends, they find it very interesting.

A short girl wanted to take a selfie with a two-meter-tall man. Normally, it must be a strong man holding a mobile phone, but the little girl said no, her mobile phone was connected to a selfie stick.With a light flick, the one-meter-long selfie stick stretched out, and the little girl adjusted an angle of forty-five degrees so that it was the most beautiful to take pictures. She simply couldn't believe in the boy's photographing skills.

This selfie stick once again attracted the attention of many people, especially foreigners, who exclaimed that this is simply the greatest invention of mankind, so convenient and easy to use.

And when the little girl finished taking the picture, after retouching the picture with the P picture software, she showed a satisfied smile. The black brawny almost made her P a white!

"Look at it, the Wind & Rain mobile phone over there is showing a new product. I don't know what useful features this new product has."

Everyone gathered around and watched the staff inside demonstrate their mobile phone features.

"Wow, there is fingerprint unlocking on the phone? It's too inconceivable. How can such a small phone have this function?"

"This phone is so powerful that it can automatically adjust the vertical and horizontal screens. It has gyroscope technology? Can this be applied to the phone?"

"With this gyroscope technology, playing a car really feels like a car. I have to quickly tell the Corporation about this."

"What is this function? Why does that little girl keep walking on the spot with her mobile phone in her hand and wave her hand? What is the number she showed us?"
"This is called a pedometer function? Through technologies such as gyroscopes, you can count how many steps you walk every day, and maintain a certain number to make your body healthier?"

Not only many ordinary tourists, but also many other Corporation personnel, are also visiting. After they saw the new features of Wind & Rain mobile phones, they recorded them one after another and quickly reported to the Corporation.

It’s horrible. The technology of Wind & Rain mobile phones is advancing too fast. Why can so many seemingly irrelevant technologies be applied to smart phones?

They think that the best way to improve the speed of mobile phones is to increase memory, single-core to dual-core. It's a big deal to increase the pixel of the camera, or to improve the sound quality and screen resolution. I have never thought about it, and many other functions can be added.

And after the model on display was finished, he said that he advocated walking and a low-carbon life. All electronic products use low-energy products, which is also a low-carbon environmental protection.

There is also a pair of camera glasses, which are the same as those worn by the agents in the agent movies. They can take pictures and record videos. They love them so much.

This is actually a simplified version of Google glasses. Google glasses still have some technical problems that have not been solved, but the simplest basic function, abandoning the Internet function, was launched first, and it really attracted the attention of many people.New orders fly over every day, making many executives of the subsidiary Corporation laugh from ear to ear. An Expo will save them so much promotion problems. After this time, their Company will surely move to a new level!

Chapter 2058: Zhang Ruiqiang's Ambition

"Feng Yu, how about it, this time our country's World Expo was very successful, right?" Zhang Ruiqiang was stunned.

This time the World Expo has attracted more attention than the previous few times, with more participating countries, larger venues, more tourists, and unprecedented economic benefits.

Don't think that every World Expo is better than the previous one. Several World Expos have been quite popular. It is not that the country where it is held has insufficient influence, but that they have not invested enough in it.

Any international conference will definitely not work without sufficient publicity. China's investment in publicity funds this time has created the most in history.

Although the venues in other countries are all big cities, what is the equivalent? A city like Hong Kong can be regarded as a big city, but in terms of geographical area, it is completely impossible to discuss two disparate things together with Shanghai.

This is why there are many Chinese people who call Hong Kong people from small places. Hong Kong is really not that big.

Although Hong Kong is very prosperous, Shanghai, Beijing, etc. are also exceptionally prosperous, even in some respects much better than Hong Kong.

Zhang Ruiqiang's main focus on this event this time was very successful and he was of course very happy."Lao Zhang, don't be proud. This time we spent so much money. It's not normal for the scene to be bigger and lively. Besides, China is now the focus of the world. In recent years, our international status has been continuously improved. It’s not a big deal to stimulate tourism."

Zhang Ruiqiang glared at Feng Yu. Do you have to chat like this?

"Of course, this time for China is still very cost-effective/worthwhile. It is equivalent to a lot of money we invested, which was paid for by these foreigners. At the same time, it stimulated the domestic economy. It is estimated that people who visit Shanghai in the future There will be more people."

"The most powerful thing is that this time you pay special attention to the promotion of our Company, instead of only promoting things that cannot make money in a short time, such as the image of the country."

When China participated in the World Expo before, it always promoted some national images, and then tried hard to promote Chinese culture. I do not deny that these are very important for a country in the international arena, but Feng Yu feels that it is better to focus on the current benefits.

When China becomes the world's largest economy, it will be easier to promote the country's image again. And now even if you promote, there are many people who want to hit China's reputation in the world, with half the effort.Although the people continue to say that the country is not good or that is not good, it also represents a kind of national progress. When you can’t eat enough, where do you have time to complain online? How can I pay attention to other countries when I have time?

On the contrary, when you raise China's economy to a very high level, the living standards of the people will rise, and the comfort level will be greatly improved. At that time, these complaints will naturally decrease.

According to the common attitude of Chinese netizens, it should be changed from complaining to ridicule, not just ridicule one's own country, but also ridicule other countries, by the way, show off.

Just like China's attitude towards Taiwan, many people once thought that Taiwan was very good, better than mainland for ten or twenty years.

Some people say that China is not open enough to Taiwan, and that it always blocks too much information there. But when I arrived in Taiwan, I knew that there was less knowledge about China and their blockade was more serious.

For example, a Taiwanese professor popped up on the internet/network, saying that Chinese people can't afford tea eggs. This stalk will be used by Chinese netizens for many years in the future.

There are many Taiwanese who only see their own progress, but do not notice at all. China's progress is even greater and has surpassed Taiwan in many aspects.Nowadays, Chinese netizens face Taiwanese, and they no longer think that Taiwanese people are richer and set up on high. They read the messages posted by Taiwanese people on the internet/network and felt that Taiwan has become a poor place now.

Of course, blindly developing the economy and ignoring other aspects will definitely not work, but it is a good choice to focus on economic construction while keeping up with other aspects.

Just like China is relatively rich now, and then began to focus on the construction of spiritual civilization, regardless of other construction, in fact, it needs money.

Do you need money for the construction of spiritual civilization, those propaganda slogans, those propaganda advertisements?

Is there no need to invest in the school to improve the educational resources of the school?

Zhang Ruiqiang leaned on the sofa with a trace of exhaustion on his face: "You know how to make money. We think about it, and many can't relax. It is true that money is very important, but other things are also very important."

Feng Yu thought of a little joke on the Internet about whether money is omnipotent. Can't money buy time? Network management, plus two hours. Can't money buy life? Doctor, give a rescue, not afraid to spend money. Can't money buy love? If you have a house or a car, you don’t have to worry about finding a wife, if you don’t have one, you don’t have to worry!

Although this joke has some sophistry, it does reflect the fact that everyone wants to be rich and wants to live a better life.Even people who are not bad at all in the eyes of many others want to have more money.

Feng Yu smiled and said: "So, I am a businessman, and I am not interested in anything else. Isn't there a saying, interest is the best teacher. You want to display your government ambitions, so you want to go higher I hope that being rich can bring a better life to myself and my family. Now, I also hope to bring a better life to people around me.

Zhang Ruiqiang pointed at Feng Yu and shook his head with a smile. Sometimes he was also lamenting, if he hadn't met Feng Yu at the beginning, or his attitude towards Feng Yu had changed, his life would have undergone many changes, such as not being able to get to where he is now.

Later he thought about it carefully, this kind of possibility is very big. Feng Yu said that he has learned a lot from him, but he feels he has learned more from Feng Yu.

When the country focuses on the economy and only the hero of economic theory, the city he manages has the fastest economic growth and has achieved remarkable results, which allows him to enter the attention of the leader.

Later, although step by step was inseparable from his efforts, he still received Feng Yu's help. He also goes online, reads the news every day, and learns about current events. He also knows what netizens say about him.However, he doesn't care about those evaluations. He just wants to know what the netizens' negative evaluations are about him, and how he should improve, so that more people can be satisfied.

When he first met Feng Yu, he was still a strong man with black hair. Now his face is full of wrinkles, if the hair is not dyed, I am afraid it would already be gray.

Although he is already very old, his ambitions have not diminished at all, but have gradually increased.

He hopes that in his lifetime, he will see China standing on the top of the world and see all the mountains!

This day, it will not be too far...

Chapter 2059: Go To Work As Consultants

Zhang Ruiqiang attaches great importance to economic development. In recent years, he has focused on the economy and achieved remarkable results. However, he still feels that sometimes there will be situations that are not considered, which makes him deeply aware of the importance of talents.

There are many well-known experts, professors, and scholars in China’s political research offices and advisory groups. Many of them are known as economic giants.

But among these people, there are really just a very few who have experience in managing large companies, especially multinational companies. This is a great disadvantage.

The theory is very powerful, and it seems that after careful consideration, there is absolutely no problem. But the theory is not combined with practice, and it can never really be known whether it is correct.

Zhang Ruiqiang needs some capable people to help him. Those who have experience in multinational company management are what he desires most.

His inner heart thinks Feng Yu is the most suitable, but Feng Yu has no interest in it. You can discuss important matters with Feng Yu, but if you want Feng Yu to take care of everything, that's not enough.

Feng Yu's lazy character, his own Corporation doesn't care much about it, where would he go to work honestly?

Zhang Ruiqiang fell in love with some people cultivated by Feng Yu, such as Wu Zhigang, but he couldn't dig them out. This youngster has ability, experience, and certain prestige. Zhang Ruiqiang thinks it is the most suitable person.Even if Wu Zhigang wants to be in politics, he can make special appointments. Some cities below are conducting trials. The deputy chiefs have specially hired personnel. Wu Zhigang's ability and prestige are higher. I believe there will not be many oppositions.

And for this kind of special appointment, many people also support it.

It is a pity that Wu Zhigang is also devoted to business, even Zhang Ruiqiang feels that Wu Zhigang has a blind worship of Feng Yu.

Although Zhang Ruiqiang gave up digging people from Feng Yu, others did not give up. Taihua Holdings still has many talents, and many of those people have also worked in agencies, and they also have a different feeling for agencies.

Can't dig Feng Yu away, can't dig away other people?

For example, Li Mingde, the former Chairman of the Bing City Machinery manufacturing group, is now a senior consultant of Taihua Holdings. I was hired by industrial cloth as the car industry development consultant for industrial cloth.

The state has Li Mingde's suggestions for some regulation and development policies of the car industry.

There is also Li Jingwei, the Chairman who established Bao. Now he is also the top consultant, and he has made many suggestions to China's beverage industry.

How to promote beverage brands, how to sell beverages, how to control production and other costs, how to increase Company profits, how to transform some old beverage factories, etc.These suggestions have all played a big role. Even some companies that could be acquired by the establishment of treasures were finally revitalized by the local government. Under Li Jingwei's suggestions.

Li Jing Wei sacrificed the interests of Jian Bao to help the local government and the state-owned assets. In exchange, it was just a medal for recognition.

Among many people their age, they pay special attention to national honor, pay attention to dedication, and give up their families for everyone.

Feng Yu does not deny that this kind of spirit is valuable, but he can't do it. In Feng Yu's opinion, this Company can make money, contribute to the place, and make more people live well. In many cases, this is actually easier.

It's just a beverage factory, don't rise to the height of any country, not at all. With this and without this, it doesn't matter at all.

On the contrary, how many domestic beverage companies, including the alcoholic beverage company, are not relying on the Beverage Alliance to enter the international market and develop better? The rice wine can't be sold in China. Pack it and get it in Europe. The price is expensive!

At the beginning of those senior executives of the Corporation, as consultants in the country, Feng Yu did not take it seriously. Everyone has their own ambitions, and it does not delay the management of the subsidiary Corporation.Senior executives are all determined, and they don’t need to come up with specific solutions for everything. In fact, work is sometimes easier than middle-level management.

And Feng Yu has also been a consultant, didn't he miss anything?

However, as more and more executives of Taihua Holdings and its subsidiary Corporation acted as consultants in some national committees, and even served as consultants in the development and reforms, Feng Yu found that this was to catch everything in the one net of his Corporation executives. The rhythm.

Now it is even more ruthless. Zong Qingxian and Liu Chuanzhi are at their busiest times, and some people have begun to contact them, wanting to make them consultants.

Fortunately, Liu Chuanzhi has worked for the State-owned Enterprise Research Institute, but Zong Qingxian started his own business, so it has nothing to do with him.

Besides, if you have Li Jingwei, you still come to dig Zong Qingxian, isn't this a bit too much?

At the same time Liu Chuanzhi is invited, Qiu Bojun, Xu Lihua, Jiang Wanmeng, Duan Yongping are also invited. The companies managed by Xu Lihua, Jiang Wanmeng, and Duan Yongping all have similarities, and even Feng Yu feels that if Liu Chuanzhi is invited, the others don’t need to.

What's the matter, you are really not afraid that the advisory team will be contracted by the senior management of Taihua Holdings? Or do you want to gradually change the influence of Taihua Holdings and even the nature of the Company through subtle influence?Think of Zhang Ruimin and Hier, a private, collectively owned Company. They have been misunderstood for many years, thinking that he is embezzling state-owned assets.

Don't say no, even if the state-owned assets of Midea and other companies become private companies, is the development better than before? At some point, it is good to go outside the frame.

Taihua Holdings is a private company under collective ownership, and this will not change.

State-owned assets want to invest in Taihua Holding Group, it is not absolutely impossible, you must have a reasonable price. If you can get tens of billions of dollars, it is not impossible to sell 10% of the shares of state-owned assets. Can you get it?

After taking it out, it is necessary to abide by Company rules and control the right to speak according to the proportion of shares. Can't withdraw funds at will, can't buy and sell at will, can it be done?

State-owned assets have also bought the stocks of the subsidiary Corporation, which is already very good in Feng Yu's view.

Feng Yu has already greeted the senior executives of Taihua Holdings' subsidiary Corporation. If you want to be a consultant, you can, like Li Mingde, wait until you retire.

Now as a consultant, you can't talk about acquisitions for a long time like Li Jingwei, and finally submit a report on the revitalization plan to the state-owned assets. You can just ignore the acquisition.

Spend the company's assets, and then you personally get the honor, how can this work? Unfair to other employees!What Feng Yu does is Feng Yu's own money!

Feng Yu also told Zhang Ruiqiang, don't go to our Company to dig people. There are so many multinational private companies in China, so go find other people as consultants.

If you hire our people as consultants, you can't ignore your own training of talents. And you really let us be a consultant, and you don't respect the opinions and suggestions of those people. This kind of consultant is not appropriate.

Chapter 2060: Study Abroad Fever

Zhang Ruiqiang said that Feng Yu’s complaint was impossible to help however much one would like to, and everyone came according to the rules. People asked your senior executives of the Corporation to be consultants, and they themselves agreed. Can I say no?

Besides, those people themselves are human beings, members of the Chinese People's Political Consultative Conference, etc. They are obliged to contribute to certain things. They are like you and nothing is appropriate.

That said, Feng Yu was upset.

"Lao Zhang, if you say that, I will also talk about some of the problems here. It is a commoner who will respond to you."

"My brother-in-law, Li Shiqiang, is one of the leaders in our country's logistics industry, right? The postal government invited him to become a consultant. Originally, my brother-in-law was very happy and readily agreed. But some people have done too much."

"What they talk about is to be in line with international standards, so they have to learn advanced international experience, and see that those management examples are not enough, they have to visit and learn on the spot."

"If the real goal is to go abroad for inspection, there is no problem in itself, but the question is, is going abroad really for inspection?"

"You know that there were thirty-two people on the study tour abroad. They took my brother-in-law's plane. All the round-trip expenses were borne by my brother-in-law, including the boarding and lodging expenses of which study groups were borne by my brother-in-law. "
"Although this is a lot of money, my brother-in-law can still afford it easily. But who are the leaders and family members of the inspection group, people who are completely unrelated to logistics. They are going to investigate? I went to travel."

"They decide how to decide. My brother-in-law is a mobile wallet. Is this a consultant?"

In the past, China severely cracked down on public-funded tourism, and this was precisely the situation. But now these people have a "workaround" method, which is to get the sponsorship of the Company to form a joint inspection group.

There is no expenditure on public funds, is that all right? People like Li Shiqiang who don't care about the money are fortunate to say that some company bosses care more about the money.

After they paid, they wanted to take it back. How to take it back? It is impossible for the family members of these leaders to pay.

Then these leaders can only use their power to give some officially approved or convenience to help these Company Boss earn back. Isn't this a disguised transaction?

That time, Li Shiqiang was furious. He didn't feel sorry for the money, but the whole inspection group. There was no professional person on the postal and political side to follow, and he was completely traveling.Originally, Li Shiqiang also thought of cooperating with the postal administration. For example, some of the postal administration’s outlets could become post stations for parcel collection, which would greatly expand Wind & Rain Logistics’ business.

Now it seems that cooperation is impossible at all, and the conditions over there are particularly harsh. Not to mention, the style of some people is too annoying.

Zhang Ruiqiang frowned, "You said that there is such a thing in the postal~political side? It seems that some departments need to check it carefully."

Feng Yu shook his finger: "It's not just the postal administration, I'm not too scared to tell you that, in fact, many companies, including factories, have this situation."

"The local leaders went to check the work, and some even said it was to guide the work. To be honest, I really don't think those people have any ability to guide my Corporation."

"Others require that some of our brands targeting the domestic market also go abroad for inspection, saying that learning from foreign advanced experience, the problem is that we are the world's first, far ahead of the world's second! "

It should be the backward to learn from the advanced. Where can the advanced learn from the backward? If the lagging Company has so much to learn from, why is it still falling behind?

What's more, many companies of Feng Yu can learn from each other. There are also many companies of foreign companies and Feng Yu. There is no need to go abroad for inspection and study under the organization of the Government.Every year, there is a certain number of exchange places between the sub-Corporations, which is learning in itself.

Besides, the purpose of studying abroad was to increase knowledge, diversify thinking, and avoid some people's vision from being too limited. But now all of these can be understood through internet/network, which is definitely not less than what you see abroad.

What's more, if you go abroad for investigation, you can really learn the other party's core advantages? Which company's core advantage will be laid out for you to visit? It's the advanced company that used to be in China. It welcomes foreign guests to visit. It is regarded as an honor. As a result, the core technology and everything are leaked!

"There are also places where Government always asks my sub-Corporation to raise donations. I admit that those sub-Corporations make a lot of money, but some corporations also invest a lot."

For example, some companies are doing technology research and development, and the investment cost itself is very high. It is certainly possible to donate money, but if you donate money, the company’s net profit(s) will be much less, and the rewards given to employees will be reduced.

For Feng Yu, let alone donating 8 million yuan, it is not the first time that he has donated more than 100 million yuan. Compared with his assets, this is nothing.

But donating in the name of Company, the amount of donation is still so high, it will have an impact on the company's employee income, which is very unfair to those employees.Regardless of whether employees own Company shares, this affects their final income. They are the most direct people who create profits for the Company. Why should they reduce their income?

Feng Yu found that he seemed a little too easy to talk over the years. Some people win an inch, want a foot. I'm not satisfied with the donation.

Why must the company's money be donated? Those who are officials, why don't they donate their income?

When Zhang Ruiqiang heard this, his brow furrowed deeper and deeper. Has Feng Yu's Company been affected by this? What would other people’s Company look like?

"I will take care of these things and will not let those who make contributions suffer."

Feng Yu thought for a while and then said, "Have you noticed that now there are many officials in our country whose wives and children have gone abroad. This is a big problem."

"I don't deny that some countries may have better educational resources than ours, but you should think about it. Where can their children get the money to enjoy them?"

"After they have spent the money, shouldn't they be asked to pay them back? If they enjoy the benefits, they should bear the corresponding responsibilities. As you say on the Internet, you may also be able to see that netizens control those people, called L officials! "
"There are also some corrupt officials who suddenly disappeared by taking advantage of the opportunity of studying abroad. They took our taxpayers' money and squandered them wantonly."

"In ancient times, there were protons and other methods. Now it seems very inconsistent with human rights, but we can work around it. At least children with children abroad should not be allowed to go abroad for investigation! "

Zhang Ruiqiang closed his eyes and took a deep breath: "We have already started to do these things. But it seems that our work is still not in place, and some things are not clear enough."

Feng Yu sighed: "Lao Zhang, don't make yourself too tired. You are also a human being, not a god. But these problems should be solved in a fundamental way."

Some people say that there are many problems with officials in China. The root cause is the huge gap between wages and disposable resources. A person with a monthly salary of 10,000 yuan can easily approve projects worth more than 100 million yuan.

For these problems, let's consider solving them. Feng Yu is no longer in the system, and may not understand the situation too much, and does not want to blend in too much.

He should be busy again during this time. Li Chaoren's investment in the UK has already begun...

Chapter 2061: Take Control Of British People's Livelihood

Recently, Li Zeju and Hutchison executives frequently visited the United States and Canada. On the one hand, it is about port investment, and on the other hand, it is the acquisition of Telecom Corporation in Canada and the United States.

This was discussed with Feng Yu before. Ralph in the US can handle it, but Li Zeju in Canada has an advantage. After all, he is Canadian now.

On the UK side, Cheung Kong executives also frequently visit. Even last month, Li Chaoren went there in person.

This month, the good news came. The business of the British power grid has been negotiated. Yesterday Li Chaoren personally signed the contract with a total price of about 9 billion US dollars. He controls one-third of the UK's electricity supply. Although the profit is not high, the income is very stable. It just needs to invest a sum of money to transform the power grid.

In addition, the negotiations on the British Water Corporation have also made breakthrough progress. Now the final price is short. After the acquisition, nearly 8% of the UK's tap water supply is their business.

And it's not over yet. Li Chaoren feels that the 8% share is too low and the competitiveness is weak. So at the same time, we are negotiating with another Corporation that supplies domestic water and sewage treatment, intending to acquire them at the same time, and then merge them, then the share will increase a lot, especially the industry's right to speak.This investment is expected to be close to three One billion US dollars.

If it is only Cheung Kong Corporation, the liquidity is not enough, but now with Feng Yu's investment, there is no need to worry. What's more, Li Chaoren and other shareholders have also invested in it, and the current long-term base is far stronger than the previous generation/life period.

Li Chaoren is also extremely prestigious in the UK, and has inextricably linked relationships with many rich locals in the UK.

This time, Li Chaoren was also received by the British woman Wang and talked a lot about his vision for the British market. It happens that the United Kingdom wants to vigorously attract foreign investment and use foreign investment to stimulate the local economy and promote the economic development of the United Kingdom.

This is considered to be together from the first beat for the two of them, and everyone is happy.

Li Chaoren has long planned to enter the UK market on a large scale, and this is also implicitly supported by China. Maintaining closer cooperation with the United Kingdom can divide the relationship between the United Kingdom and the United States to a certain extent.

After the economic crisis, the U.S. is struggling to revitalize the economy. China Company has not invested less. It is nominally to help the U.S. economy recover, but in fact it is to make money. The U.S. market is still the most active market in the world.

Britain’s damage is also among the top in Europe. They want to maintain their own economic development and their income cannot be reduced too much. They also want to find countries that are not seriously damaged this time to invest.During this period China not only bought the national debt of the United States, but also the national debt of the United Kingdom and many European countries. This is equivalent to a large money lender, playing the role of a bank, and everyone else works for the bank of China to make money.

No matter if you earn more or less, I have the lowest risk and the most stable return. In particular, China specifically emphasized the exchange rate change this time, subject to China's decision, and then let you repay the British pound, US dollar, Euro or RMB, China will choose.

I don’t need to buy your treasury bonds. I want to buy them. That’s all. At the same time, we need to relax our China Company investment policy and give some preferential treatment. We must allow RMB settlement for some projects.

Once China had some advantages, the Company wanted to go out, but it was very difficult. Now that the conditions have been reduced, the company's own strength has also been improved, and it is much easier to go out.

Feng Yu told Li Chaoren, don’t just invest in electricity and water, but also consider other aspects. Li Chaoren thinks so too. He is also talking about gas, transportation, communications, etc.

The previous generation/life Li Chaoren does not have so much liquidity, and many acquisitions are much slower. But in this life, Li Chaoren is richer, and Feng Yu is a powerful ally. Many acquisition negotiations were conducted almost simultaneously.Now many senior executives from Cheung Kong and Hutchison often travel back and forth between the UK and Hong Kong. The progress of the negotiations changes every day.

The gas internet/network in the UK is considered good in the world, and one thing can prove it. At the beginning, London was a foggy city, full of fog, and it was known to the whole world.

Later, many people thought that the British had managed it themselves and had better air purification technology. But the most fundamental reason is that the UK discovered a huge natural gas field, and then took the lead in building urban natural gas supply pipelines, which enabled the UK to greatly reduce the burning of coal and charcoal, and reduce a large amount of exhaust emissions. This is the root cause.

If the UK's treatment technology is not bad now, the British air treatment technology at that time was actually very scumbag.

Water, electricity, gas, transportation, and communication are all Li Chaoren's Company is good at. Although Li Chaoren has also invested in a variety of businesses, it can be considered diversified investment, but these five types are the foundation of Li Chaoren Company.

They must strengthen their superior business and use their rich management experience in this area to ensure continuous expansion of business, continuous improvement of profits, and continuous reduction of costs.

In addition, the United Kingdom is also the market he specifically selected. Europe's financial, trade, and information centers have very strong regional advantages and very good market radiation.In particular, the manufacturing industry in the UK is very strong, and its cutting-edge technology research and development capabilities are world-class. This has little to do with Li Chaoren, but it has a very close relationship with China.

Although China is the world's top manufacturing country and a member of the BRIC countries, it is considered the economic center of the world 50 years later, but there are still many weak points.

Some are you spent money, but you may not be able to surpass it in a short time because the gap is too big. It is very possible that you have spent a lot of money, but the research is based on other people's technology a few years ago.

It is better to directly spend money to buy some more advanced technologies, and then develop them to reach the forefront of the world.

There is an industry that can be a representative, and that is the car industry. At first, it was a gap of several decades with developed countries in the world, and then after continuous purchase and introduction of foreign advanced technology, and even allowing the other party to use technology to invest in shares, it led to the development of the industry and slowly caught up with the world's counterparts.

Although there is still some gap between the world number one, but this gap is not completely invisible. Even China's car companies have developed from importing to going out.

What makes Feng Yu unhappy is that it will be so difficult to acquire the British Telecom Company. This is the most beneficial to Feng Yu, and can form an industry with complementary advantages with Feng Yu's other industries.What makes China Government more concerned about is Li Chaoren's acquisition of British Railways. Once it succeeds, high-speed rail can be introduced to the United Kingdom, thereby eliminating German and French competitors.

In the future, many netizens all over the world will say that Li Chaoren controls the people's livelihood in Britain, but perhaps many people will not notice that there is Feng Yu behind it.

Chapter 2062: Never Take A Photo

Li Chaoren's investment in the UK is gradually being implemented and Feng Yu was invited to take a look. In fact, Feng Yu is not interested in these things, but he happened to go to the bank in the UK to check it out, especially the promotion of payment packages and Baibao.

Internet/network payment is a very important payment method/trick in the future. This is like traditional cash payment, transitioning to check payment, and then to direct card transfer. It greatly enriches the payment method/trick, and can also facilitate people’s life.

Before Feng Yu was reborn, if you were in the city, you could save your bank card as long as you bring your mobile phone. If you want to buy something, you can scan the QR code to pay, or use the mobile bank.

Some people ridicule on the Internet. Now it’s not easy to steal. Many people carry their keys when they go out. They hold their mobile phones directly in their hands, and they don’t carry a wallet at all. At most they bring a little change. How many people have been forced to switch careers!

Although this is ridicule, it also illustrates the changes that the mobile payment model has brought to people's lives. The success of this promotion is too important for the development of payment packages.

The current problem is a bit troublesome. One is that the performance of smart phones is still slightly weaker, and the other is that people are worried that the security of internet/network payments cannot be guaranteed.The promotion of Kirilenko’s Baibao was slightly more successful than the payment package, because Kirilenko personally endorsed Baibao, which increased the user’s recognition of the software.

Kirilenko also persuaded Feng Yu, so you should come out to endorse the payment package and shoot an advertisement. Just because this is your first advertising endorsement, the first time you show your face in front of you, you can guarantee that the effect will be so good.

Feng Yu inner heart also knows that this kind of effect must be very good. Whether it is Feng Yu's endorsement or Feng Yu's first time taking the initiative to take the picture, it will attract great attention.

However, Feng Yu was still very resistant to being on the camera. Too many people saw his face, which affected his life too much.

Now he can still go to some tourist attractions. If the face is recognized by everyone, let alone go to the tourist attractions, places with a little more than one person will not work.

No celebrity in the world can compare influential with Feng Yu. Even Putin and Auba Niu are not as popular as Feng Yu.

They are all celebrities in a region, but Feng Yu is the richest man in the world, especially so mysterious. The more mysterious you are, the more curious you are. Like other celebrities, you can see it on TV every day and on the internet/network. The frequency of appearance of some people is even more visually tiring.Even Cameron once said that his box office record can actually be easily broken. As long as Feng Yu shoots a documentary about himself, he doesn't need too high film skills. After it is released, it is guaranteed that global fiery/popular, and even many corporations will organize a group to watch the movie, and the elderly and children will buy tickets.

The box office of three One billion dollars can't be beaten. Maybe it can create a historical record of no one before and no one after, and it will be remembered forever.

Although this is a joke, if Feng Yu agrees, then Cameron is willing to be the director personally, and don't pay a penny or red envelopes.

Celebrities shoot documentaries about themselves, which is very common in Europe and the United States, and it is not the only one shown in movie theaters, and even many box offices are good.

There are many pseudo-documentary movies, such as movies about athletes, movies about politicians and guests, movies about stars, movies about businessmen, and so on.

Some of them are played by other people, and then the story is adapted to become more dramatic, which leads to good box office and public praise.

There are others, just some people acting themselves. Many rich people have done this kind of thing. It is a common occurrence among the rich people in the United States, Europe, and China.However, most of them burned into CDs and did not show on the big screen, and some of them were simply bundled as autobiographical books, which can also make a lot of money.

However, those stars and celebrities may not be as influential as Feng Yu. Cameron said that anyone in the world who uses a computer to access the Internet knows who Feng Yu is and is curious about what Feng Yu looks like.

There are many people who don't use a computer, know who Feng Yu is, and are very curious about it. If one day, say that there is a movie in which Feng Yu personally participated, how many people would be willing to watch it.

If you talk about autobiographical movies, there are even more people interested. How many people want to know how Feng Yu made so much money, and they are more curious about how much Feng Yu has.

However, the two corporations, Taihua Holdings and Wind & Rain Holding Company, owned by Feng Yu, are not listed companies, and the information is not released. They only know that Feng Yu is the Chairman of the two Corporations and the actual helm, but none of them knows how many shares Feng Yu owns.

Even if Feng Yu's film is not an autobiographical movie, it is a very ordinary popcorn movie, there will be countless people who will rush to the cinema to watch it, even Cameron said that it is estimated that the rate of movie theaters in the same period will exceed 8% ten!Cameron believes that Feng Yu only needs to participate in the show + investment to ensure that Feng Yu can easily earn more than one billion US dollars. But it's a pity that one billion US dollars can't move Feng Yu at all.

Although one billion US dollars is quite a lot, compared with Feng Yu's life, he thinks it is not worth it. What's more, he is not short of money at all, a billion dollars more and a billion dollars less will not affect him at all.

If you talk about being famous, it would be even less attractive to Feng Yu. Too many people know his name, it can be said that several one billion people know it. Feng Yu has no objection, he himself feels a little proud.

But his face doesn't want to be remembered by too many people, even Feng Yu made preparations early. Since high school, he has stopped taking photos or anything, and always makes excuses to avoid it.

As for the junior high school, the farm was very poor and there was no group photo at all. Feng Yu's personal photos are naturally in his own hands.

Kirilenko likes the feeling of hearing excitement and screams of other people when he goes to any place. He thinks it is wonderful, but Feng Yu doesn't like it.

Leaning on the chair quietly, holding an electronic paper book, or a paper book, or an L-PAD, look at your favorite, or browse some interesting anecdotes. It is the life Feng Yu likes.Do what you like to do, do not lack food and wear, be healthy, and not worry about other things. This is the happiness that many people pursue.

Feng Yu had another chance and got this happiness, and absolutely didn't want to lose it.

As for the promotion of payment packages, Feng Yu felt that using his social software to promote it was enough, and he could even use his name to promote it. As for his own photogenic promotion proposal, he would never agree.

Chapter 2063: Meet Cameron

I took a look at the Company they acquired by Li Chaoren in the UK. Especially after looking at the appraisal report, Feng Yu felt that this investment was also good.

Although the profit margin is somewhat different from Feng Yu's main investment, the cash flow is high, and income is stable, and dividends can also be stable.

And because of the large scale of these companies, they are closely related to the people's livelihood in the UK, and the company's reputation is not bad. What's more, after Li Chaoren is in charge, he is not short of money and his credibility is even better.

Li Chaoren looked forward to the prospects. After a series of reforms, the profit margin will not be greatly improved, but the dividends can be increased a lot, because after they invest a sum of money at a time, these do not require too high continuous investment. Instead, the benefits will continue to bring.

If they need to invest in the future, they don't need to spend any more money. You can do it through bank loans through financial leverage and other means. There is quite a feeling of one-time investment and life-long benefit.

Of course there are shortcomings, and that is because Feng Yu joined, lacking the intervention of other Hong Kong businessmen, the risk is that Li Chaoren's Company and Feng Yu's Company are jointly borne.

At the same time, there are some policy risks, but Li Chaoren thinks it is controllable. After all, the British Prime Minister is now also inviting Chinese leaders to visit and plans to visit China. This shows the attitude of cooperation between the two sides.These investments are actually a win-win situation for all parties.

The UK has received foreign investment and upgraded infrastructure to meet the needs of the domestic people. It also has money to revitalize other industries, such as those that were severely affected during the economic crisis.

Feng Yu and Li Chaoren gained operating profits and expanded the Company's influence, and they will have more bargaining chips in the future.

China can just start the internationalization of RMB, and take the opportunity to invest in the UK market, diversifying their previously concentrated investment model.

At the same time, it can also cooperate with the United Kingdom in many aspects, such as some cutting-edge technologies that China urgently needs to upgrade. And you can also use British influence to influence the whole of Europe.

Speaking of it, investing in the UK is actually a strategic bridgehead for China to fully invest in Europe.

Li Chaoren's current investment is becoming more and more successful, so the telecom services Feng Yu wants are more easily available, and it will also have great benefits for the development of Lituo Group and Western UK Bank.

Feng Yu came to the UK, and he also added more weight to Li Chaoren's negotiations.

The biggest impression that Feng Yu gives to many people is that Feng Yu investments are mostly cash investments. Unlike other large companies, most of them use financial financial leverage to invest from bank loans, or jointly fund with other companies.Even Lituo Group, a company with a market value of more than 100 billion pounds, Feng Yu only acquired Kirilenko with cash. Feng Yu's Hao has been recognized by the world.

Both Li Chaoren and Feng Yu are after the UK's second largest telecommunications company. As for who is the largest? France Telecom Group, a state-owned enterprise, controls the telecommunication market of several European developed countries such as France, Germany, and the United Kingdom.

Therefore, the second largest telecommunications group in the UK is the largest telecommunications group in the UK. And this company originally had a cooperation with Li Chaoren's Telecom Corporation in Hong Kong.

Li Chaoren originally planned to increase investment step by step, slowly adding weight to himself, thus making him the second largest foreign investor in the UK. The first is of course Feng Yu. After all, there are huge investments by Lituo and Western Bank of the UK.

But with the addition of Feng Yu, all this is much simpler.

Upon learning of Feng Yu's arrival, the British Prime Minister and British females were planning to invite Feng Yu to dinner, but they wanted to meet and chat.

Feng Yu himself doesn't like to meet government figures, not to mention that the other party must publicize, so Feng Yu tactfully refused, indicating that he is only a businessman, and he came to the UK by Li Chaoren's invitation and intends to jointly invest.Feng Yu would rather meet the British Prime Minister than meet the old lady. He does not deny that this old lady is very powerful and respected in certain respects, but he has no interest in eating with an old lady, not to mention there are many very restrictive rules.

The so-called aristocratic rules and even etiquette, many seem to be pretending to be forced, that is, some rituals made by the British ruling class at that time in order to distinguish from the poor, as for whether it is feudal or not. opinions differ.

Eating and chatting should be easy things, there is no need to be so formal.

In the end, the British Prime Minister even said that he could visit Feng Yu without publicity, but only publicize his meeting with Li Chaoren. This person just wants Feng Yu to invest more money in the UK. Now the UK hopes to attract enough foreign capital to let their weak economy recover as soon as possible.

This time, Feng Yu didn't refuse any more, just asked Li Chaoren to see what kind of cooperation with the UK is urgently needed in China. It is purely commercial, and it is better to have a relationship with Feng Yu's Company.

If the other party asks him to invest, then Feng Yu will certainly not refuse. The prospects for investment in the UK are still very good, and it is considered one of the most worthy of investment in Europe.

Feng Yu also hopes to make some important investments in the UK to help its subsidiary Corporation reduce costs and at the same time better expand the market.For example, electronics and electrical appliances, such as car, and even food, beverages and other businesses. If Lenovo Kingsoft's software can surpass Microsoft's share in the UK, it will definitely be a big blow to Microsoft.

Li Chaoren has some hidden tasks at this time. Feng Yu knows this, but he doesn't ask because he doesn't want to mix. Of course, if there is a need, he will still help.

Many people don't know that at this time, British Prime Minister Cameron had worked in Hong Kong for three months before attending university. His father was just a financial broker, but his godfather was a councilor in the UK.

Then he is still a secretary D, he became the former prime minister ~ worked. When this man came to power, the unemployment rate in Britain exceeded 5%, and the number of unemployed was close to 1.6 million, the highest in the past 15 years.

The fiscal deficit exceeds 12% of GDP, and economic recovery cannot be delayed.

These problems are on the head. When Li Chaoren came to the UK to invest, Cameron was very happy and anxious. When he learned that Feng Yu was also here, he was wild with joy.

If Feng Yu can also invest tens of billions of pounds in the UK, the UK economy will be greatly improved within a year.So even if Feng Yu refused, Cameron once again expressed his intention to visit Feng Yu through Li Chaoren, and Feng Yu agreed.

Cameron also believes that maintaining a good relationship with Feng Yu may also promote his cooperation with China.

That night, Feng Yu met Cameron at a private house in Li Chaoren.

Chapter 2064: Interest Exchange

"Feng, your age really surprised too many people." Cameron exclaimed as soon as they met.

"You are also very young." Cameron is very young, now only in her forties. He is not so handsome in appearance, but he has a confident temperament, which is not too annoying.

Li Chaoren said next to him: "Why, are you two saying that I am an old man?"

Everyone laughed, there was a little sense of distance.

"Feng, when you come to the UK this time, you were invited by Li to come to invest. We in the UK have always been very welcome to your investment.

"Your investment in our UK is progressing very well, right? These investments have brought you a lot of benefits, why not invest more?"

Feng Yu said with a smile: "Okay, then what do you think I should invest in?"

If there is a suitable project, Feng Yu will certainly not refuse to invest. The premise is that these projects can be combined with Feng Yu's industry to complement each other's advantages, or expand their advantages.

Feng Yu's investment in the UK, of course, has made a profit. If it is not profitable, what will he invest in? Whether it's Lituo Group, British West Bank, or ARM Corporation, which invested very early, Feng Yu has made a lot of money.But one of them is Feng Yu’s foresight, and the other is because Feng Yu has strong funds. Even if some people are optimistic about this industry, they have no money to invest.

Feng Yu said that, but Cameron was stunned. What do you mean, what industry do you invest in?

He quickly understood that Feng Yu is also a temptation. If he takes the initiative, Feng Yu can just keep the price down. If the conditions cannot be suppressed, Feng Yu can use inappropriate conditions as an excuse to refuse investment.

Then the industry he wants to talk about must be something that Feng Yu is interested in, otherwise there is no way to continue the discussion.

"How about car?"

"I was very optimistic about the UK car market. Isn't this already selling cars in the UK market? Jiebao, Eastern Divine Deer, Song River, Holden, Pokemon, etc. are all exporting to the UK market, but the UK The dealer here is not too good."

Cameron was a little embarrassed, but he didn't know enough about it.

"What about IT Electronics?"

"Of course this is also possible. In fact, I have already invested. ARM Corporation’s largest shareholder is my Corporation, and the second largest shareholder is my friend. And we are planning to increase investment in the UK market, not just electronics Products, including the Internet, in the future we will increase more investment here"Let’s not talk about Google, Facebook, etc. Amazon will also expand investment in the UK, and Alibaba has always wanted to use the UK as a springboard to enter the European market.

This is the original plan, and now it is OK to agree.

There was originally an AIWA factory in the UK, and now it’s time for the equipment to be upgraded again. This investment cannot be saved. However, it is a cooperation with Huang Fatzi and a share of the factory to turn that factory into a subcontract of Huang Fatzi (or)/OEM supplier factory, and subcontract(or)/OEM supplier Wind & Rain Brand, Lenovo brand and AIWA products.

The products of this factory will radiate the entire European market, so the future investment will not be less. Although the labor cost is slightly higher, it is still more cost-effective/worthwhile than investing in France. But Feng Yu didn't say, waiting for Cameron to ask for it.

Compared with Internet investment, the government generally likes factory investment or infrastructure investment, which can solve the problem most intuitively.

Sure enough, Cameron asked, "Why didn’t Mr. Feng invest in a factory in the UK? Your electronic products, produced in our UK, can save a lot of shipping costs? Your electronic products are sold very well in Europe. ."Feng Yu made a frowning look: "This is not bad, but I now focus more on car sales. If I can find a suitable sales channel, maybe I can have the energy to manage factory investment. Thing."

Unspoken implication, you help me sell the car, then I will build a factory, so that your people have more job opportunities.

"Is taxi Mr. Feng interested? We have a taxi company called Manganese Bronze Group, which specializes in taxi production. The business is currently declining, but there is no debt. It can be sold to Mr. Feng, including the taxi business and car factory. And sales channels."

At this time, the Bing City Machinery Manufacturing Group is planning to try the car rental business, but it can try it in the UK market.

Feng Yu of Manganese Bronze Group has really understood that the business of this Corporation is too single, only taxi sales and maintenance are not suitable.

Whether it is Jiebao, Holden or Pokemon, it is not suitable for taxis, including Eastern Divine Deer, but Song River-the low-profile version of the Olympic Games is OK, but Feng Yu also feels bad.

Once the Olympic Games became a taxi in the UK, the value of the brand was devalued. Keeping the original taxi brand, that brand is really meaningless, not to mention there is only one market in London."I'm not interested in this. I think it's better to increase sales slowly." With the business of Jiebao and Holden, car sales in the UK are still profitable. What's more, Jiebao has a factory in the UK, so there is no need to buy another factory that produces taxis.

"So what project is Mr. Feng interested in?"

"Communication, Li Chaoren should have been talking about this, but the speed is too slow, I am very dissatisfied."

"I also think that the speed of negotiations can be accelerated. I will ask about this and will not let Mr. Feng and Mr. Li wait for a long time. Does Mr. Feng have no other projects that he wants to invest in?"

Feng Yu thought for a while and put forward a new condition: "The port, if we are given the right to rebuild and operate a port, we can greatly promote the prosperity of the British port, and it will also greatly promote the trade between us. effect."

This is very important to Hutchison and it also represents Feng Yu's interests. Li Chaoren also looked at Cameron at this time, hoping to get a positive answer.

Cameron thought for a while: "I don't know much about this. I can go back to find out and give you an answer. Mr. Feng, you don't have some projects with relatively large investment and require more workers."
"There is a project, I really invest, but I don't know if the other party will sell it to me and let me expand my business. THLCorporation, if I sell it to me, I will double the number of other British workers! "

This Corporation is a company that produces precision springs, pistons, valves and many other precision parts. It supplies materials for many large vehicles in the world. It also supplies materials for many aircraft manufacturers, including Airbus and Boeing. It is absolutely precision manufacturing. The top corporation.

If this Corporation is acquired, China’s orders alone can make Feng Yu a lot of money. At that time, the number of workers in the UK will double. Feng Yu will invest in China to build factories for these cutting-edges. technology!

This is not only Feng Yu's purpose, but also what China hopes to achieve, but I don't know whether Cameron can agree.

Chapter 2065: Elena's Wish

After chatting with Cameron for about an hour, Cameron finally said that he would go back and think about it. He couldn't make a decision right away because Feng Yu's conditions were not something he could directly agree to.

Feng Yu didn't care either. If Cameron directly agreed, he would still wonder if there would be any problems in it.

That night, Feng Yu lived in a manor on the outskirts of London, next to Kirilenko's manor.

Less than half an hour after he had lived in, a Jiebao drove in, and a man wearing a long trench coat, sunglasses, and a scarf around his hair and face got out of the car.

Entering the castle, the scarf and sunglasses were taken off, revealing a face with delicate features.

Seeing Feng Yu, she opened her arms and pounced: "My dear, I miss you."

Stroking her hair, Feng Yu has a smile on her face: "Didn't I have come. This time, your song won another big prize in the UK. Congratulations."

Elena just came to the UK to attend a music awards ceremony and won the International Best Pop Song Award and the International Best Female Singer Award. This British Music Award has a greater influence in the European music scene, but it is greater than the Grammy.

"It's a pity that I didn't get the best album, it was taken away by others."
"Three award nominations and two awards are all such heavyweights. You are still not satisfied. You have to give others a chance." Feng Yu said with a smile.

Elena has a smug look on her face. In fact, she is already very happy. She thought she could only get one.

"You haven't eaten yet. I have someone prepare some food. You can see what else you want to eat."

"With you, you can eat anything." Elena didn't want to let go, she kept wrapping Feng Yu's waist.

In the restaurant, the two of them are not like some British nobles. They sat on the opposite ends of the long table. They sat on both sides of one end. The table was lit with candles. Under the dim light, Elena seemed to be more beautiful. .

It has been a long time since I met Elena for the first time, but in Feng Yu's eyes, Elena is still so young and beautiful, with no wrinkles on her face.

The time for a meal is not too long. The two embraced and returned to the bedroom. Before the door was closed, Elena wrapped her arms around Feng Yu's neck...

The sound in the room stopped, Elena leaned against Feng Yu's chest, her hands still holding Feng Yu tightly.

Once she really wanted to be a big star. From dancing to singing, she suffered a bit at first, but since meeting Feng Yu, her luck seems to have come.Her star road started, from Moscow to the whole of Russia, to Eastern Europe, Europe, and even the whole world. She was called the best ballerina. All ballet dancers at that time regarded her as their idol.

Later, Feng Yu suggested that she sing because the life of ballet is too short, and many of them turn to the backstage in their thirties. Elena started singing when she was the hottest, and her first album made her popular in Eastern Europe.

Then English songs and Chinese songs made her become popular internationally. In just two or three years, she began to win many important international music awards and defeated some big singers she could only look up to.

Even Feng Yu asked her to sing the opening ceremony songs of the Olympic Games, pushing her reputation to the top, and being followed and loved by several One billion people at the same time.

Shooting a MV made her think it might be interesting to make a movie. Feng Yu created many opportunities for her to go from a cameo, to a supporting role, to a leading actress, and even exhausted her resources. She was nominated for an Oscar for best actress In some smaller movie awards, she also won the best actress.

All of this was something she had never dared to think about, but now it happened to her alive.But she is popular all over the world, and everyone who likes to entertain doesn't know her. Her songs are very popular in many countries. Even the CDs of her ballet dances were bought by many fans and regarded as classics.

Ordinarily, her career is thriving, and she should be very happy to go up one step at a time. But she suddenly discovered that she was not so happy anymore.

Her mother is married again, married to an ordinary music teacher, she has one more sister, and the two get along pretty well, but the sister didn't close her mouth for a long time when she first saw her.

And her sister had already married and had children. She cooks for her family and sends her children to school every day. Although she is very tired, she can always see her sister's happy smile.

She didn't expect to be able to marry Feng Yu, and she knew it was absolutely impossible. Of course, she is absolutely inseparable from Feng Yu, and she cannot tolerate other people in her heart.

She also knew that Feng Yu couldn't always be with her, and she didn't want to give up singing, but when she saw her sister's child, her inner heart couldn't help this desire.

Feng Yu felt that Elena seemed to be a little bit hesitant to talk, and kissed her on the forehead: "What do you think, just say something."

"My sister's child is seven years old. Every time I watch my sister play with the child, I am very envious."Needless to say everything, Feng Yu already understands. Yes, Elena should also have the right to be a mother.

"Do you want a baby? Well, we want one."

Elena looked at Feng Yu in surprise, what he said, he agreed!

An hour later, Feng Yu turned over, without any measures this time.

"Honey, do you think I can have a baby this time?" Elena asked expectantly.

Feng Yu is a bit not to know whether to laugh or cry, how can he be accurate in this matter?

"I don't know, but try a few more times, there will always be. In the next one or two years, you may have to reduce some work. If you like singing, you can continue to record songs, but it is not suitable for filming or doing hard work. You have to greet the Corporation in advance."

"Well, I will keep it secret. I hope it's a girl, and I can teach her to sing and dance in the future. Do you like it?"

"I like what you like." Boys and girls are no different to Feng Yu, he has them anyway. But looking like this, there is not even the first stroke of the character. Eight, Elena seems to have started planning how to bring a child.

Feng Yu is also thinking that it is time to prepare an extra industry for Elena and their children. Those domestic industries are not suitable, and foreign investment seems to have to register one more Corporation.Or you can change it. You can directly take a sum of money to invest in Polar Bear Holdings, and you can give Brother Ki some shares of Wind & Rain Holding Company. This part of the equity is reserved for Elena and the children, which is enough to ensure that they will spend their lives.

Feng Yu squeezed his chin and considered. What if Kirilenko wants her to be Alexander's fiancée if she is really a daughter?

It seems necessary to care more about this godson...

PS: The old four new book "The Adventure of Domestic Animation", everyone who has read it said that it is good. People who watch the pirates should also collect it. Give some recommendation tickets.

Chapter 2066: Holding Rogers

There are many other investments in the UK. Good news came from Li Zeju. Rogers Communications Corporation in Canada is looking forward to an acquisition.

Rogers Communications Corporation is Canada's second largest communications service provider, including television, internet/network, wired and wireless telephones and other businesses, as well as publishing, media and other businesses.

If Li Zeju is not Canadian, this acquisition will definitely not be negotiated. For such an influential Company, Canada cannot allow foreign investors to acquire.

So Li Zeju made some concessions and divested the Rogers media, publishing, TV station and other businesses. As long as the three subsidiaries of the cable network, the telecommunications company, and the wireless communications company, the others are not required.

Even if the other party is unwilling, then everyone can give them the Rogers sub-brand, and the Rogers brand can be dispensed with. Of course, such prices are much lower.

The shareholders of Rogers Communications Corporation do not agree to this acquisition. They are a listed company. Once the three most important subsidiary companies are sold, their share prices will inevitably fall, resulting in a decrease in the value of their other subsidiary companies, and they will lose money.

In fact, if it weren't for their Chairman and CEO's death two years ago, they would never sell Rogers Communications Corporation.Based on the stock price of their listing in New York at this time, plus their total equity, the market value of Rogers Communications Corporation is only about one hundred and thirty one billion US dollars. Whether it is calculated by Li Zeju or Feng Yu, this value All are low. Because the share price of Communications Corporation will definitely rise in the future, the demand for internet/network will continue to increase in the future.

In fact, South Korea and China are among the best countries in terms of global internet/network speed and charging prices.

Needless to say, South Korea is not one of the countries with the best internet/network in the world because of its small size and large investment. Although the fees are not low, they are not as high as the United States and Japan.

In China, the price is cheaper. Because of the same length of fiber optic cables, the utilization rate of China is higher. Is it crowded and crowded?

After the acquisition of Rogers Communications Corporation, Feng Yu also plans to increase investment in internet/network construction, to defeat competitors in speed, and to enter the U.S. market on a large scale.

Knowing Feng Yu's expectations, Li Zeju made a suggestion, that is, to retain some of Rogers' shareholders, so that they can hold the shares.

The best way to enter the U.S. market in the future is to merge with a U.S. communications company. Since we are going to give up some shares anyway, it is better to give some now, and it will be easier to enter the US market in the future.Of course, he and Feng Yu share the same idea and cannot have absolute controlling interest, but at least 50% of the equity and voting rights must be guaranteed to ensure the greatest power.

Even if possible, buy as many voting shares as possible.

In this way, the Rogers brand can be retained, and among its own shareholders of Rogers Communications Corporation, there are many shares in the US Sprint Communications Corporation. This is also very useful for them to acquire each other and fully enter the US market in the future. Big benefits.

Feng Yu agreed to this plan, but required to hold as many voting rights as possible, even if he spends more money on it. It would be great if Sprint could acquire it, or even a merger.

Even if there is no controlling interest for the time being, but as long as Feng Yu thinks, then the boss of this communications company must be Feng Yu. No one is qualified enough to compete with Feng Yu for the right to speak.

However, Feng Yu himself knows that he is actually not good at this. As long as the other party doesn’t pit his money, then it doesn’t matter who is the boss. Anyway, this Corporation can’t enter the Chinese market. Let’s toss in North America or toss in Europe. It doesn't matter.

If the British Communications Corporation can also be acquired, even if it is not merged, some businesses will be able to save a lot of costs after the expansion.Most of Cheung Kong's funds are involved in the United Kingdom. If you want to buy the voting shares of Rogers shareholders at a premium, you will not be able to do so.

It happened that the other party did not agree to be directly acquired by Cheung Kong, so Feng Yu and Li Zeju together, the two re-registered a joint venture Corporation in Canada according to the requirements of the other party. Wind & Rain Holding Company holds 60% of the equity. Cheung Kong owns 30% of the shares, Li Zeju personally owns 10% of the shares, and Li Zeju becomes the president of the Corporation.

Rogers has been temporarily suspended last week. Five of the largest seven major shareholders have been negotiated, and the remaining two are unwilling to sell. One of them is a pension fund of a certain province in Canada, and the other is also a state-owned asset of Canada.

It took a few One billion US dollars to acquire shares in the hands of five major shareholders, mainly voting shares. Although the number of shares they purchased only accounted for 57% of the total share capital, the voting rights already accounted for 73%. The other two Canadian state-owned assets have no right to speak.

At the same time, cooperation negotiations with the US Sprint Communications Corporation are also underway. They will then acquire at least a portion of Sprint Corporation's stock and then cooperate.As for the final merger, Li Zeju said that it is difficult, but it is not without chance. The main thing is that once merged, the merged Corporation will become one of the top communications corporations in North America. The threat to other communications corporations is too great, so those corporations will inevitably use some organizations such as trade organizations. To obstruct.

This needs to be done slowly, not get there in one step.

However, if the British communications Corporation is acquired, the merger of the two parties will be slightly easier. After all, Canada is also British.

Moreover, Cheung Kong also has communications services in Hong Kong and Australia. When these are all merged together, the strength of the Corporation will be greatly improved, and costs can also be reduced. For example, some engineers, R&D institutions, etc. Save a lot of money.

It can even cooperate with mainland's Yidong Corporation, etc. Both parties can cooperate in communication technology, long-distance call charges and other aspects. In the future, whether they are shareholders, China China state-owned assets can benefit from this.

On behalf of Wind & Rain Holding Company, Ralph went to work there. Ralph personally took charge of the business in Canada. He knew that this is the most important business expansion for Boss right now.

Feng Yu is still staying in the UK, waiting for Cameron's decision. And these days, I have been with Elena.Three days later, Cameron told Feng Yu through Li Chaoren that THLC Corporation can allow Feng Yu to buy shares, but not all of it can be sold to Feng Yu, and the controlling party cannot be Feng Yu.

This condition does not matter to Feng Yu, as long as the other party allows the technology to be licensed to the company in China.

Chapter 2067: Fill The Domestic Gap

Many of THLCorporation's technologies are beyond China's grasp. Precision manufacturing itself is China's weakness.

Some are because there is no corresponding technology, and some are without corresponding tools, mainly because of the technological blockade of European and American countries. They do not want to see the rapid rise of China.

China's development speed is also too fast. In just a dozen years of work, China has become the world's second largest economy, surpassing Japan, leading many developed countries in Europe, and second only to the United States.

And they can all see that China still has a lot of potential to tap, and it is likely to surpass the United States in the future. This is what they worry most about.

For example, the concept of the BRIC countries was proposed by an economic expert in the United States. It refers to China, Brazil, India and Russia, which are considered to be the fastest growing markets in the future.

The initial letters of the four countries are linked together, which is very similar to the English pronunciation of the BRIC. In addition, these four countries are considered by many to be gold everywhere, so they are called the BRIC countries.

And these four countries have also begun to unite closely to seek common progress. And now, there is a fifth country that wants to join, and that is South Africa, the Boss of Africa.

Now they are not considered to be developed countries, but at the same time their overall national strength is not weaker than many developed countries, but their large populations drag down many indicators.There are many similarities between these four countries. For example, in some precision manufacturing, they are relatively weak.

The former Soviet Union used to be relatively strong, but after the Russian era, this one was weaker. In addition, Russia has been focusing on economic development in recent years, minerals and agriculture have developed rapidly, and industry has slightly neglected.

What's more, the former Soviet Union did not have the name of precision manufacturing. At that time, many of their tanks were said to be rough, but this kind of rough tank is not easy to break, even if there are stones on the chain track. Drive fast.

Nowadays, China has begun to attach importance to precision manufacturing. It cannot always purchase related things from abroad. It seems to be small parts, but the large number of imports is also not small.

The technological blockade of European and American countries not only hinders the development of technologies like China, but also allows them to sell their related industrial products to countries with weak technologies such as China to make money.

Some precision parts, instruments, etc. cannot be produced in China, but the cost is relatively high. If you produce them yourself, it is not as cheap as importing them from abroad.

If you produce it by yourself, the cost of assembled machinery and equipment will rise significantly, and the competitiveness will be too weak. Unless there is enough money to ignore the lost investment, this is not a small amount of money, and it also requires enough R&D personnel.Feng Yu expressed his attitude with THLCorporation. He set out some conditions. If the other party agrees, then invest and even continue to expand the R&D laboratory in the UK.

If you don't agree, then you don't want to talk about it. He has no interest in participating in shares.

Feng Yu’s condition is to allow the other party to allow Feng Yu’s company registered in China to obtain the patent authorization he wants, so that this company may lose its orders in the Chinese market in the future, but it has more funds invested in technology. They can expand their share in the European and American markets.

At the same time, Feng Yu also stated to Cameron that he could expand investment in the UK's financial industry, manufacturing, IT and electronics and other related industries to help the UK prosper.

The slogan is shouted loudly, the fundamental reason is to benefit. If you don't make money, if you don't get what Feng Yu wants, then Feng Yu will not contribute to the British economy!

Chapter 2068: Ways To Promote Payment Packages

Companies such as Amazon have increased their investments in the UK. In their opinion, the British market is very similar to the American market, and it should be easy to promote.

In fact, the British market is better to promote than the American market because of its small area. However, the promotion of payment software has encountered problems.

Since payment packages and Baibao began to promote vigorously, other financial institutions such as banks have seen the hidden benefits.

They discovered that this Internet payment software has many similarities to bank, especially the account transactions.

The most valuable asset of a bank is the account. Knowing the company's capital flow when you take a loan can better assess the risk. Various financial products can be launched in a targeted manner, and targeted marketing to target customers.

Why is there a lot of payment software in previous generation/life, but only Ma Yun's Ant Financial is called the real Internet finance, because it has mastered current accounts.

This is a piece of traditional bank that must not be discarded. After they discovered that Internet payment software had this function, they began to promote their online bank payment.

And it's not just the operation on the computer. With the rise of smart phones, they developed a mobile payment APP, which greatly affected the promotion of payment packages and Baibao.Fortunately, Baibao has a handling fee, and the profit is clearly visible. The payment package does not yet have a handling fee, and the main thing you get is accounting resources.

This also leads to a very large investment in the early stage of the payment package, which is much larger than that of Baibao. Promotion costs, and there is no profit yet, which puts a lot of pressure on the payment package Corporation.

Amazon and other businesses have not been affected, because when they promoted, they not only have two payment methods/tricks, payment packages and baibao, but also various internet/network bank payment methods.

Many people still believe in bank even more, and the bank also proposed some stimulating methods/tricks, such as redeeming points for gifts, etc., which slowed the growth of the number of users of payment packages and Baibao.

To promote these software, ordinary advertising method/trick is not enough. Feng Yu told them to be innovative.

How to innovate in advertising?

Feng Yu told them one of the most unexpected methods, and that is to send money!

How to promote the previous generation/life payment package, WeChat payment, etc., is most obvious in the Chinese market, that is, giving money. Whether it's shaking a red envelope or collecting five blessings, it has greatly increased the number of users.For Internet products, the number of users is the basis for profit. Just like Twitter, there are obviously not too many profitable methods/tricks, but because of the large number of users, especially active users, their valuation has been continuously increased, and it has now been assessed as tens of billions of dollars.

In the eyes of those financial analysts, with users, even if you can’t make any innovative products and imitate, you can make money.

Take the China OQ space, for example, there is an OQ farm, and then China.com also launched China Farm, which was initially free of charge, but when many users became addicted, they began to launch various value-added services.

For example, spending money to cultivate land, spending money to buy dogs, spending money to decorate farms, spending money to buy new seeds, and so on. When this game was first developed, everyone felt boring, but in fact, everyone who played it was obsessed with it.

I watched the computer all night to steal food, and in the middle of the night, I woke up regularly to steal food. There were countless people using various plug-in programs for charges. Even Zong Qingxian played this at that time.

It is said that once the farm came out, it seriously affected the office efficiency of those office/bureau staff, but what can be done? Even if it is promoted to Facebook, there are still many Europeans and Americans playing.

The fun of upgrading, the sense of accomplishment in the cultivation, the joy of stealing vegetables, and the satisfaction of harvesting are the same for all netizens.Therefore, Feng Yu believes that the way the previous generation/life can be promoted in China can be promoted in other countries, because basically netizens all over the world have many similarities.

"Boss, give money to promote? Can this person believe it?" Wu Zhigang was a little skeptical. Many online games are now promoted in this way, and they send money as soon as they come, but at first glance, they are not gold coins in the game.

"Others say, maybe no one believes it, but if I say it, there will be a lot of people who believe it. What's more, we can find a notary for notarization and let everyone know that it has legal effect."

"And the number is low, maybe no one believes it, but when the number is high, many people are willing to give it a try. After all, this is cheaper than buying a lottery ticket, and you don't need to pay a penny."

Wu Zhigang thought for a while, that's right. It's like buying a mobile phone and using a shopping ticket to smoke a mobile phone. This kind of participation is definitely not as high as you can smoke a mobile phone casually when you pass by.

It's not that China's old men and old ladies like the free lottery. Those from abroad also like it. The rich are still a minority.

Moreover, the sense of surprise of winning a prize often exceeds the value of the prize.

"Boss, how much money do we spend for the lottery promotion?"

"One billion."
"How much? Just one billion for the lottery? Then advertising or something is not included in it?" Wu Zhigang have a surprise, right?

"You heard it right, it is one billion. Although it is RMB, I think it may not be enough. China needs one billion RMB, and at least 50 million US dollars and 50 million euros in bonuses, plus the United Kingdom, Markets such as Japan also need a lot of money, and one billion may not be enough."

The previous generation/life payment package is waiting in China, which is 200 million. This is when the payment package is already very popular. However, the effect it can bring far exceeds 200 million.

As long as the advertising effect is good enough, let alone one billion, two One billion are worth!

Just like Naocan Jin at the beginning, he borrowed two billion for advertising, and his sales exceeded two One billion that year. Shi Dazhu turned his back in one fell swoop and became the king of health care products in China again and returned to the rich list.

"Then what about our specific method? How is the lottery counted? Each account is drawn once? Or can the lottery be drawn every day? How is the prize level set?

Feng Yu shook his head: "There is no bonus grade, just one grade. Ours is called a collection card lottery. Everyone who participates should collect a few cards, for example, five cards. Once they are collected, they will be based on the total number of people. Split these bonuses equally."
"If only one person gathers, then this person enjoys the bonus. If 10,000 people gather, then 10,000 people are divided equally. Let everyone think that the fewer people involved, the more likely they are to get more. money."

"Boss, isn't this wrong, so they won't tell others?" Only if there are fewer people who divide money, they can get more money.

"No, there is another point called card exchange. I don’t have the cards you have, and you don’t have the cards you have. You can give each other away. In this way, they will be asked to add more friends to help us promote. Trust me, this game will Detonated the nationwide boom again! "

Chapter 2069: National Card

"Let me wipe it, have you seen the advertisement? Collect the Calabash Baby name card and you can divide the money, 100 million! "

"What the hell? Calabash baby name card?"

"Yes, for the payment package launch event, you can log in with the mobile app to get a name card for free every day, until the 15th of next month, whoever collects seven gourd baby name cards can divide the money. If you can collect two sets, you can divide them into two."

"Ah? Is there such a good thing? One hundred million in cash? Don't share Q coins?"

"Cash, the advertisement is very clear, and Feng Yu's Weibo also promoted the news. Feng Yu took the money. It is estimated that the rich can't spend more money. Spend the money to play."

"Hey, then I have to download one as soon as possible. Then I will collect a few more sets, maybe it can be divided into tens of thousands of dollars."

Chapter 2070: Develop Red Envelope Function

Through the collection of cards, the download volume of payment packages has increased greatly, but this is still not satisfactory to Feng Yu. Because it is very likely that many people will delete the app after the card collection activity is over, or will not use it at all.

At this time, we need a long-term and stable way to retain customers. This way is red envelopes.

Previous generation/life Whether it is OQ payment, WeChat payment, or payment package payment, there are red envelope functions, and even later a variety of social software also have red envelope functions.

This function not only allows these payment software to be used more by users, but also functions as part of the bank.

Your change purse is your bank deposit, and this is just a number in your account. The payment package platform can use your money to invest and earn more money.

Even in the future, interest can be paid to those accounts, just like bank demand deposits, which can be withdrawn at any time, but all need to pass through the payment package platform.

In other words, your money is actually in the hands of the payment package Corporation, and then the payment package can be used to invest and make money. When you want to transfer to the bank account, you must also use the payment package. The payment package Corporation then Transfer your money to the bank account.Although there may not be too much money in a coin purse, many little things add up to sth great. If there are ten million users and each account has one hundred yuan, then one billion yuan of funds will be deposited, which is enough to make many investment choices.

Even if you deposit in a bank to earn interest, it is equivalent to using other people's money to make money for you.

"Director Feng, this red envelope function sounds quite interesting, but will so many people use it?" Lei Dajun was curious.

"We Chinese people, during the Chinese New Year, we will give red envelopes to the younger generation. Company celebrations and other things will give employees red envelopes. We also have to envelope red envelopes for weddings, birthdays and other happy events. Red envelopes have become a traditional custom for us. After this is developed, countless people will definitely be willing to use it."

"For example, the boss gives the subordinate a red envelope as a bonus. A man gives a red envelope to his girlfriend, so as to solve the embarrassment of not knowing what gift to buy..." Feng Yu has nothing to say, that is, the subordinate gives the boss red envelopes and the parents give the teacher. Red envelopes and so on, these will definitely exist.

"Director Feng, you said this is easier to understand in China, but in foreign countries, there is no custom of giving red envelopes, right?" In many foreign countries, the other party’s birthday or marriage or something, they all give gifts instead of red envelopes. . Lei Dajun believes that this red envelope function will not be used by anyone abroad.Feng Yu smiled confidently: "Old Lei, do you remember stealing vegetables from the farm?"

Stealing vegetables from the farm, even people like Liu Chuanzhi and Zong Qingxian were playing at the time. The charm is unstoppable. This was also very popular when it went abroad. At that time, many celebrities were playing this.

"The experience of stealing food is difficult to experience in normal life, especially when it is legal. This red envelope also has a fun, that is, grabbing! "

"Grab? What do you mean?"

"It's very simple, it's whoever grabbed it. For example, in a group, I send a red envelope, whoever clicks to open it first, then whoever can get it. Do you think the person who grabs the red envelope has great Your joy?"

"Also, I can divide a red envelope into five parts. The five parts can be equal or unequal. In the case of equal division, everyone gets the same. If there is no equal division, then the amount It's random, and five people get red packets of different sizes."

"Do you think that two people grabbed the same red envelope. For example, this red envelope is ten yuan, and I got eight yuan. You only have two yuan. My joy is much more than you. If I get nine yuan Mao Jiu, and you only get a penny, then I will be happier than I got all ten dollars."
"The ancients said, do not worry about scarcity, but rather about uneven distribution (idiom, from Analects). But we just want to create this uneven distribution and let people enjoy it. With contrast, people’s Joy and happiness."

For example, if your monthly income is 5,000, you think it is very small and not enough to support your family. But if your colleague only has a monthly income of 3,000, then when you compare with him, your satisfaction with the salary will increase a lot.

It is said that a Boss once did this and asked his son to work in the Corporation. When others complained about the low salary, they discovered that there was another colleague whose salary was only half of theirs. They were still very satisfied with this every day, so they were embarrassed to mention Ask for a salary increase.

But in fact, their salary card is just a piece of cigarette money. What the father really pays every month is more than ten times or even dozens of times the salary of these people!

"You can develop it according to my requirements, and complete it as soon as possible without any bugs. In the future, this feature can bring more funds to the payment package."

You send and receive red envelopes, there will always be money in your coin purse. In this way, many people did not intend to put money in the coin purse, but they will put it now.

Of course, in the future, the coin purse will also have many functions, such as the ability to hide private money, which is a way that many men who do not control the wealth of the family like to use it.In the future, the payment package can be linked with life payment. Now there is internet/network payment service, but no one will be willing to install an APP dedicated to paying water and electricity bills in the mobile phone.

Using payment software such as payment packages to complete fast and convenient payment will not only make it convenient for many users, but also make payment software such as payment packages more popular and commonly used by people.

Not only payment packages, Ma Huateng is also studying payment software. They themselves developed the internet/network virtual currency of Q coin in China. Now it has many functions, even on the internet/network, you can Many times it replaces some RMB functions.

Penguin has signed agreements with many companies, and they will collect Q coins and settle cash for each other. This way of promoting Q coins, Penguin Corporation is of course also beneficial, that is, many people will redeem Q coins, so that Penguins can earn more, and at the same time greatly enhance the status of Q coins, making it irreplaceable!

Ma Huateng has also seen the profitability of payment packages and believes that with their large OQ user base, developing payment software for promotion will definitely make money.

He also wants to be an Internet bank. Jingdong Corporation can open a bank. Why can't their Penguins? Internet payment will definitely become more frequent in the future, and they can't miss this opportunity.It’s not too late to start now, they still have time to keep up with the team. And he also knew about the red envelope function Feng Yu said, and he found something interesting in it. This is too suitable for promotion on OQ and WeChat, because they have the most groups.

Grab the red envelope, the focus is on the word grab. When there are many people, the joy of grabbing is the highest. No matter whether the payment package can be successful because of this, they will definitely make this feature a great success!

Chapter 2071: Why Only This Little Money? !

Time flew fast, and soon came the last three days of the payment package card activity.

"Hey, I got a six-baby name card, hahaha, I've got a set! " Someone suddenly jumped up and shouted excitedly while working.

Others cast envious expressions at him. Why is this kid so lucky? Why can't we get it?

"Liu, you give me that six baby name card, I will give you one hundred yuan! " a colleague said.

"One hundred yuan? What good thing do you think of! One hundred million in cash, you have not collected it, indicating that the number of people gathered is very small, I can divide it into tens of thousands of dollars at least? Maybe it can be divided into hundreds of thousands ! " Liu said proudly.

This time, other people are more envious. It feels like walking and picking up a lottery ticket and winning the jackpot!

Some people whispered dog~shit luck, but they would rather be someone else say that to themselves.

"Dah Liu, you have to treat me. If you are rich, don't invite everyone to eat. This is not good." Another female colleague said.

"Hahaha, no problem, Sister Zhao. Isn't it about to get off work? Tomorrow will happen on the weekend. I didn't say anything. Tonight, I will arrange dinner and singing. Everyone will go, and I will talk to the Manager later."
"What are you doing so noisy? I haven't got off work yet." The door of the Manager room opened, and the Corporation Manager stepped out to scold everyone. I know that tomorrow is the weekend, but there is no more than an hour left, so I won’t work.

"Manager, Liu has gathered all the name cards and can divide the 100 million bonus! He said that tonight he is going to be a host for dinner and singing, and he is planning to invite you." Sister Zhao said with a smile.

"Really? Thank you." Manager smiled on the surface, but the inner heart was not too happy because he also collected all the name cards.

In the blink of an eye, there was one more person who shared the money with him, how could he laugh? Originally, he was thinking about inviting everyone to dinner after receiving the money, which was considered team building.

Now that I think about it, I'd better not say anything to see how much money can be allocated. Why did he suddenly have a hunch? Maybe the number of people collecting the same name cards will increase?

Fortunately, there are only three days left, and it is probably not too much. It's just that his expectation of dividing money has dropped from hundreds of thousands to tens of thousands.

At this time, Wu Zhigang, the headquarters of the payment package Corporation, is instructing his subordinates: "Now put 10,000 six-baby name cards out. One hour later, another 10,000 will be released. According to this rule, it will be carried out on the hour today."Feng Yu said, I'm not afraid to let people discover the rules. But it is to let some people discover the rules, so that people feel that the card is expected to succeed, so some people who hesitated before will also participate.

This is like some games, obviously there are card BUG upgrade methods, some game Corporation knows, and will not fix this, but let players use this BUG, thereby reducing the difficulty of upgrading, making more like upgrading Of players joined this game.

After a period of time, many people used this method to upgrade quickly. After everyone's level gap is opened, they will fix this BUG, and then another BUG will appear. This reciprocating cycle allows players not only to have fun in upgrading, but also to explore BUG fun of.

At present, according to the background statistics of the payment package Corporation, there are only more than 7,000 six-baby name cards that have been drawn, but they actually prepared a total of 10,000 before.

However, there is a certain probability in this draw. Ten thousand are not all drawn.

If there are really more than 7,000 people who divide the money, then one person can divide more than 10,000 yuan. Although not very much, it is enough to surprise everyone.

But this way more people will feel disappointed, the winning rate is too low, and it will make many people less interested. Just like everyone knows that buying a lottery ticket can win 5 million or 10 million, but many people don't buy it.It's not that they are reluctant to pay the two dollars, but feel that the probability of winning is too low, and that two dollars is just like throwing them directly. Although two yuan is not much, but throw it away will feel distressed.

But like the kind of lottery that has no big prizes, but very high probability of small prizes, it is very popular. Although you can't make a lot of money, there are always some small surprises.

On this day, hundreds of thousands of people won the yearn for sth even in one's dreams six-baby name card. They all thought they were the luckiest few, dreaming that they could be divided into at least tens of thousands. I don't know at all, they don't have that few anymore.

On the day before the deadline, one hundred thousand six-baby name cards were released every hour, and more people gathered, and they all had a sense of stealing sth and then regain it.

I thought it was about time and they couldn't gather all of them. Suddenly they were drawn today. It was ecstatic.

But many people have also discovered that why more and more people say they have won six baby name cards? Previously, there was no one out of 10,000 people who were drawn. Now it seems that there are several out of 1,000 people who have been drawn. The probability has been increased?

Did the payment package see the protests of netizens, so it finally increased the probability of the six baby name cards? Some people are happy because they can participate in the sharing of money.Some people are very dissatisfied with this, because they have won the draw before, and hope that others will not be drawn. The less people divide the money, they will get more.

When the last day came, and it was almost midnight, many people who usually slept early at this point were also waiting silently, waiting for the announcement of the final number of winners, so that they could receive the average bonus of each of them.

Many people even said that they were not able to stay up all night watching the Spring Festival Gala during the New Year, but they were very energetic today and were not sleepy at all.

There are also some people who are very popular, such as Wen Dongjun. Their husband and wife are all gathered together, but Feng Yu told him not to have too high expectations. It is good to buy a dish.

Hearing Feng Yu's words, Wen Dongjun knew that the number of people who divided the money must be very large, and everyone can get very little. So what are he waiting for? Anyway, he will automatically enter his payment package account. , I see the same thing tomorrow.

That night, just after midnight, many people received the push notification of the payment package for the first time, and they clicked on it immediately. After seeing the data, some people scolded it.

What's the situation with this TM? Isn't it a bonus of one hundred million? How come each talent gets 37 yuan?The number of people who collected all the name cards was nearly three million? TM is just for thirty-seven yuan and six. They make this payment package every day. On average, it is less than one yuan per day!

Because there is a time difference between countries, although it is stipulated that the time for each country to divide money is on the same day, there are some gaps.

When netizens in these countries saw the news of the payment package, they felt the same as netizens in China. Why is there so little money? !

Chapter 2072: Vouchers To Promote

Feng Yu looked at his social account, the following comments are all the same: Feng Yu, you liar, you won't give me 100 yuan!

Everyone thinks that they can divide a lot of money, and many of them lowered their psychological expectations. How about one hundred million, think that they have at least tens of thousands of dollars? I don't know how to say tens of thousands of dollars, there is not a hundred dollars.

How many people downloaded the payment package APP for this card collection activity, and even many people have replaced the feature phone with a smart phone, just to be able to use the APP and participate in the card collection activity.

Only a few people think that anyway, it is the money that is earned in vain, and that more than 30 is also money. But most people feel that they are losing money because they have spent a lot of time and energy on this. Some people even spend money on name cards that they don't have, and they spend more money than they spend.

Giving is not proportional to gain, can they not get angry?

"Boss, would you like to explain?" Wu Zhigang suggested.

Feng Yu leaned on the chair: "Explain what? Did I give the money? Did you say that this name card is not easy to collect? No? When the name card is easy to collect, they scold me. The name card is not easy. When they gathered, weren't they scolding me?"No matter how many people divide the money in the end, someone will definitely scold Feng Yu. He is used to these. Anyway, those social accounts Feng Yu don't have to log in for a long time, that's the self-media he used to promote.

Those people are all unbalanced in their hearts. Feng Yu really took out real money and did not lie.

"Boss, many people are clamoring to uninstall our Alipay app. If this happens, have we not done any promotion work?"

Feng Yu drew two cigars from the cigar box and lost one to Wu Zhigang: "Gangzi, there must be some people who uninstall it, but at least half of them will not uninstall. Don’t forget, we also said, After a while, another cash-giving event will be launched."

People who like to buy discounted eggs will want to buy some when they meet them, no matter whether they have them at home or not, they can eat them all. There will definitely be a lot of people who will wait for the next cash-giving event and are reluctant to delete it.

There will be many people who like to use this APP, or are used to it.

"As long as we retain a part, we will retain a part of it next time. After three times, we have the most users and become the industry standard for not shaken by thunder. At that time, as long as we make no mistakes, our position will be Unshakable! "
"Furthermore, have you forgotten that this time there are still many people who have the cash we distributed in their accounts. This will make them reluctant to delete them, and most of them will find a way to spend the money instead of transferring it. Go to the bank card to withdraw cash."

This is like Q coins. You top up ten dollars, but you only spend eight dollars. Then there are two dollars of Q coins left. When you want to spend again, you find that two dollars are not enough. Recharge. And if you don’t recharge anymore, the two Q coins will seem to be wasted.

In order not to waste two dollars, many people spend ten dollars more. In order to spend the cash paid for the package, many people who may not have bought online will also want to click on the advertising link and go to Dibao.com, Amazon and so on. As a result, one can’t help it and will spend a lot of money. money.

"What about those who don't get the money?" Wu Zhigang asked. Those who get the money may be fine, what about the ones who have not got it? Losing half of the users is also a great loss.

Feng Yu took a cigar and spit out a cigarette ring: "We will give them some compensation and give them some vouchers. For example, Diabao.com vouchers without gates, Amazon vouchers without gates, etc., talk to those internet/ Network e-commerce company Corporation said, let them take out a promotion fee, and we will pay for free advertising of their products."Those e-commerce companies provided vouchers, which attracted more members and consumers and increased sales. The payment package didn't cost a penny. It just gave those e-commerce companies an advertisement push, used their own APP software to "compensate" many users, while retaining these users.

Wu Zhigang thought for a while and immediately understood what it meant. This is equivalent to Taihua Supermarket Group, which allows those brand manufacturers to line up for sales promotion every month, while Taihua Supermarket does not take out a penny of promotion expenses, but it can be used as a promotional point to attract more consumers to spend.

It seems that the payment package is this model, allowing those e-commerce companies that have a cooperation agreement with the payment package to provide vouchers, and then the payment package provides a promotion platform, which not only helps the e-commerce company increase sales, but also helps the payment package to promote and make more Many people have formed a habit of payment packages, and feel that payment packages have some preferential activities all year round, and they can save money by using them.

Their payment funds are removed from the payment package, forming a capital deposit, so that the payment package can be profitable, and at the same time the most important data of the account is obtained. Of course, the payment package also assumes the role of an intermediary guarantee. If the seller breaches the contract, the buyer can apply for a refund within the deadline."Boss, we can make this voucher all year round, and even get some vouchers with gates, which are specially used to attract consumers and make the slogan of daily discounts. In fact, those merchants do not have to pay." Wu Zhigang Said excitedly.

Feng Yu squinted at Wu Zhigang. Sure enough, from the perspective of the payment package, it would be most beneficial to do so. Wu Zhigang also thought about it.

The same is true for payment packages in the previous generation/life. People often publish it on the Internet, Ferrari voucher 500 yuan, XX community house purchase voucher 2,000 yuan and so on.

The question is, will people who buy a Ferrari pay for the 500 yuan discount? Generally, for a discount of 500 yuan, how many can afford a Ferrari?

Later it evolved into, XX tank vouchers 10,000 yuan, XX aircraft vouchers 20,000 yuan, etc. This is a joke at all. Later even satellite vouchers and rocket vouchers appeared, of course there are true and false.

Not only shopping, there are also various travel vouchers, such as Dubai hotel 500 yuan vouchers, XX airline first-class vouchers, etc. It is simply flower but no fruit.This is the same as Wu Zhigang said, those merchants may not actually pay for these vouchers, because they are time-limited, and most people who receive them will let them expire. And this is just a kind of advertising, and even the payment package may be able to earn a little advertising fee through this.

"Please discuss this with other people, but don't go too far. Don't mess around with any large voucher, especially if you want to specify the restrictions on use, and you can't give each other away."

If you can give it away at will, then these real vouchers may really be used. For example, Ferrari’s car vouchers may not be used by the car buyer, but those who buy a car can make it into it, and then cash it out. Does the car buyer have a car who has really carefully read the contract?

"By the way, have all the functions I mentioned come out?

Chapter 2073: Software And Hardware Development

"Boss is talking about the shake function? We haven't developed this successfully yet, but Penguin has already developed it. The payment package Corporation is negotiating to purchase the function code and graft it onto the payment package."

Oh? So WeChat will be shaken soon? The pony's movements are really fast.

After all, mobile phone OQ originally existed, and WeChat seems to be just a communication software with some OQ functions removed. But because it is more compact, concise, faster, and can be associated with OQ, it still has many users.

In particular, the emergence of voice functions has greatly increased the number of WeChat users. Coupled with the cooperation with companies such as China Unicom, China Mobile, and China Telecom, and promoted in their business halls, the potential of WeChat has been revealed.

Penguin Corporation has made WeChat the second largest business group, and the first is naturally OQ.

"Well, tell me to license this technology to buy it. The red envelope function, is it perfect, when can it go online?"

With these two functions, the promotion of WeChat is naturally not a problem. In the future, the user range of WeChat will be better and more internationalized than OQ promoted.

"The red envelope function was developed in cooperation with Penguin, and it is still in the testing phase." Applications involving money must be tested well to ensure surefire.Once there is any data error in it, or there is more or less money in other people's wallet, it is a big problem, which will make many people feel that the software is insecure and cause a devastating blow to the application software.

"Well, finish it as soon as possible. What about the nearby people function I mentioned? How about the development of WeChat?"

Although Wu Zhigang is not owned by Penguin Corporation, he is the first vice president of Taihua Holdings. Taihua Holdings is a major shareholder of Penguin. It is not a problem to ask about the business progress. Feng Yu asked Wu Zhigang to pay close attention to the WeChat software.

"This is also under development, and it is said that it can enter the test phase within a week. What they want to add is the drift bottle function, which can be directly grafted from OQ, it is very simple."

The drift bottle was OK at first, but in the future, it was basically abandoned by many people, most of which were used by boring people to complain.

The people nearby are different. This feature will be very popular in the future, and even how many people find male and female friends through this. Of course, many of them use this appointment.

The purpose of many functional development is good, but in the end it was used crooked by many people, and the development team is not to blame.Wu Zhigang really admires Boss. How did Boss' ideas like a heavenly steed, soaring across the skies come from? Many youngsters are active. Boss is now in his thirties, but those in their twenties Boss can think of unexpected things, but it is still liked by youngster.

Boss once told them that the youngster's ability to accept fresh objects far exceeds that of middle-aged and elderly people. Many middle-aged and elderly people like peace and stability, while youngsters prefer to try new things.

Just like OQ, it was also used by many youngsters at the time. Why are there many middle-aged and elderly people now using it? One is that the promotion is well done, and some middle-aged and elderly people are advancing with the times. Another big reason is that those users are already old. After all, OQ has been around for more than ten years.

Twenty-eight counts as youth, and thirty-eight is not middle-aged. Seize the youth, then seize the future.

Boss gave a lecture to these IT Companies some time ago. The domestic IT-related Company Executives, R&D supervisors, and foreign executives and R&D supervisors such as AMD and Amazon also participated.

What Feng Yu is talking about is that the development and upgrade of software functions must be combined with hardware functions. The upgrade of hardware functions should also be combined with the upgrade of software functions.For example, if a racing video game is developed, the gravity controller can be used on the G-BOX or on the computer, but what about the mobile phone?

Therefore, the smart phone has gravity sensing function and gyroscope function, so that the phone can also tilt left and right to control the turning of the car.

The improvement of this hardware is not just for this game. So there is the video automatic horizontal and vertical screen conversion function, the altitude measurement function, the pedometer function and so on.

The pedometer app is very popular with many people, but some people say that walking with a mobile phone is fine, but it is not suitable for running at all.

So Feng Yu asked them to develop a sports bracelet, on an electronic bracelet, according to the function of the APP, select the appropriate hardware design and manufacture.

After having this sports bracelet, Feng Yu asked them again, what more functions can be added to it? For example, if this one is worn on the wrist, can it record the pulse, that is, the heartbeat? So let them develop a heart rate monitoring function.

When developing the smart bracelet, someone proposed another idea, why can't this sports bracelet be connected to a mobile phone or computer? So the Bluetooth function is added to enable data transmission.These are the combined development of software functions and hardware functions that Feng Yu said. After the other party needs some functions, don’t just limit yourself to the point in front of you. Think about what else this function can do and what new ones can be developed Products, create more profits.

Feng Yu used gravity sensors and gyroscopes on the mobile phone as examples to ask them what they thought. Many people thought of what they could think of. But Feng Yu asked a question. Have you considered this time issue?

Many people have strangers and netizens on their instant messaging software. Many people talk very well on the internet/network and want to become friends in the real world, but it is very possible that this netizen is on the other side of the world and the cost of meeting is too great.

Feng Yu asked them again, have you ever thought of such a way to add netizens, shaking the phone at the same time, giving feedback to the software, and then the software is automatically matched by the computer.

Some people say that this is a bit interesting, but it is inevitable that the two of them are at the opposite ends of the earth.

Feng Yu told them again, don't smart phones have positioning functions. It is possible to measure the distance between two people through this, and then display it.What's more, you can use different GPS positioning, and directly use the more convenient mobile base station positioning function. Although the second function is not accurate enough for the time being, only a rough data is enough.

An error of one kilometer is not a big problem. You can add friends who are closer to you, making it easier to meet. And this network positioning function can also be applied to add friends to find people nearby. So that you don't need to know the other party's number, you can also apply to add the other party as a friend.

Feng Yu's series of related development ideas have greatly touched these people, especially Wu Zhigang.

At first, I only knew that Boss said that the two functions are combined with micro-innovation. He felt that he had fully understood it. He didn't expect that software and hardware development can also be effectively combined. It seems that he has a lot to learn.

Chapter 2074: Software Boss Wants To Change Owner?

With the development of smart phones, various mobile phone applications have also developed vigorously. Naturally, the application software on the computer is still the most, but the potential of the mobile phone is clearly seen by every software company.

This naturally also includes the Boss of the software industry-Microsoft.

In the contest between WIN7 and XOS2.0, Microsoft took the lead. However, Microsoft found that they are not particularly leading, but also caused a large loss of XP users.

More and more people no longer use XP, some choose WIN7, some choose XOS generation or Second Generation, but too few people choose VISTA.

Originally, Microsoft thought that with the launch of WIN7, which cost a lot of money to develop, they would be able to reverse their disadvantages and suppress Lenovo Kingsoft in one fell swoop, but they did not expect that now they only have the upper hand.

Having a slight advantage in the system, and being constantly eaten by former users by the other party, Microsoft also has a great sense of crisis, so they are working hard to develop an eighth-generation operating system that can be used on tablets and mobile phones.

The development is almost complete, but Bill Gates has found a big problem. This eighth-generation operating system has many very advanced features. In their opinion, it is very easy to use, but the file is too large and the hardware configuration required for operation is very high. This is also the most common problem of Microsoft systems.This may work normally on a tablet computer, but it is somewhat reluctant to use it on a smart phone, although the phone now has dual cores.

Others are adding various functions to the new system, but Microsoft is now facing a problem, that is, to reduce many functions on the system.

They are not even as good as Fruit Corporation in the development of mobile phone systems. I originally thought that with the rise of Lenovo Kingsoft, Fruit Corporation would soon be finished, but I didn't expect it, but I persisted.

Not to mention the computer, survive in the cracks, but on smartphones and tablets, it is their Microsoft market that is basically seized!

Microsoft is now stuck in a very difficult choice, that is, their R&D costs have repeatedly increased, so that their expenditures continue to increase, but their profits have decreased.

Do you want to abandon some software and specialize in PC systems and application software, their most traditional strong place, abandon the research and development of systems and application software for smart phones and tablet computers.

This can lay off many employees, reduce expenses, and increase profit margins. You can even invest more in the research and development of traditional PC systems and application software, and then grab the market back.But in the end Bill Gates still did not give up. They are Microsoft, how could they give up? Besides, they develop more different software now, they also have a certain stimulus effect on their Microsoft stock price.

There are still many people who have extra trust in Microsoft. As long as Microsoft launches a new software, or even announces the start of research and development, then Microsoft's stock price will rise. Everyone believes that Microsoft can make more money.

So even if the risks of simultaneous research and development will increase, Microsoft still chose to develop in multiple directions at the same time, and there is also Bill Gates' selfishness.

Both Bill Gates and Paul Allen took advantage of the hot sale of WIN7 and Microsoft's stock price was soaring, they cashed out and invested in other industries.

They can also see that many industries in the U.S. are a good time to buy bottoms at this time. Within five years, they will inevitably rise again. They will easily make the book assets float a lot, and at the same time, they can have a lot of money in the past five years. Dividends, and diversify their investment, greatly increase the ability to resist risks.

Previous generation/life Many people finally discovered that Microsoft’s largest shareholder turned out to be Steve Ballmer, because only he had the least cashed out of Microsoft’s stock. Bill Gates and Paul Allen both cashed out to invest in other things, once said What life's career has long gone with the wind.Bill Gates said that he put all his energy into charity, but in fact, he is an important stock in Coca Cola, Wal-Mart and many other corporations, Dongzhi One. Those are still under his name and related to his charity foundation. It doesn't matter much, at most it is just donating equity dividends.

Not only the operating system, but now that Microsoft has found that applications and other aspects, their share is also dropping too quickly. Office software, now Microsoft's share has dropped by more than half, and it has been snatched the most by Lenovo Kingsoft's WPS, and many competitors have emerged. They have joined forces to pull down the Boss of Microsoft.

In terms of browsers, multiple browsers offer different functions. Compared to Home, IE is the most difficult to use. It occupies memory, CPU, ads, plug-ins, and the page always looks like nothing much changes. Many people have long been bored with it.

As for instant messaging software, the number of users of MSN has long been surpassed by OQ, and the number of simultaneous online users and monthly active users are even more disadvantaged.

At this time, Microsoft adopted a method/trick commonly used by industry Boss, that is, which of the following Corporations has a certain business that surpassed us, then spend money to acquire it and make money for me.As a result, the most popular voice communication software Skype was targeted by Microsoft. At this time, Ballmer is negotiating in person. After the acquisition is successful, it will merge with MSN, integrate its superior technologies and resources, and continue to maintain its position as a market boss.

However, in the Chinese market and Eastern European market, Microsoft is really helpless. They can't increase the market share there. Even from the system to various applications, the share and the number of users are declining.

Feng Yu said that MSN's original positioning was wrong. It is best to regard it as an office communication software as ordinary communication software. It is necessary to develop various functions that youngster likes to truly attract more users. , OQ is doing much better at this point.

Of course, the decline of MSN is also related to the rise of Twitter and Facebook, and Microsoft was siege by the software Corporation controlled by Feng Yu.

The biggest gap between Microsoft and Lenovo Kingsoft is that the software park of Lenovo-Silver Mountain Corporation is getting better and better. Now the income is getting higher and higher and the marketing is getting better and better.

At present, it has been successfully promoted in nearly 200 countries, with more than 50 languages and hundreds of thousands of software download services. At this time, it has more than one billion users worldwide, and China alone has several hundred million.In this regard, Lenovo Kingsoft has become the world's first. Although the promotion cost a lot of money, it was once a loss, but the current profitability makes all software companies jealous.

Someone once asserted that if Microsoft can't suppress Lenovo Kingsoft on the next operating system, or on smartphones and tablet operating systems, then within ten years, the Boss of the software industry will definitely It is Lenovo-Silver Mountain Corporation!

Chapter 2075: The World's First Freighter

In Shanghai Yangshan Port, the world-class port that was just completed this year, today gathers many media from all over the world. Just a port is certainly not so eye-catching, but today a new ship naming and handover ceremony will be held here.

If it is an aircraft carrier, it is normal to attract global attention. After all, this is a maritime hegemonic weapon, but it will never allow so much media coverage. But what was handed over today is nothing more than a freighter, but this freighter is the world's largest freighter!

Once the world's largest cargo ship was Nanyang's Nok Nevis, a super-large crude oil carrier, once named the Marine Giant, designed and manufactured by Japan's Sumitomo Heavy Industries Co., Ltd.

However, the Nok Nevis just announced its scrapping last month. In fact, the transportation cost of this ship has been rising in the past two years. The fuel consumption is too high, and the maintenance and operating costs remain high. No more money.

So when everyone was fighting for the title of the world’s first freighter, China issued an announcement that a super-large freighter with a length of more than 400 meters, a width of 60 meters, and a height of more than 73 meters has been produced. Completed, the number of fully loaded containers reached 19,530, the highest in history.Another point is that this freighter carries the largest double-bladed motor. Although the horsepower is not the largest, it is just suitable for use on this freighter.

This ship belongs to the Taihua Holding Group. Today, it is not only the representative of China Shipbuilding Industry Corporation, the designer and manufacturer, but also the representative of Taihua Holding Group, but also China leadership Zhang Ruiqiang.

Zhang Ruiqiang was invited to give an opening speech, but he declined and walked onto the stage. Seeing so many Company representatives and media representatives in the audience, Zhang Ruiqiang was very excited.

Once China's shipbuilding industry was so backward, the gap between China's shipbuilding industry and developed countries was more than 20 years. And now, China has been able to design and manufacture the world's largest freighter by itself.

Moreover, this self-designed and manufactured, completely completed by the Chinese themselves, did not cooperate with a foreign shipbuilding company, did not invite a foreign Chief Planner/Designer, which made him feel extremely proud.

China Shipbuilding Industry Corporation, although the state has given a lot of capital investment, in fact, most of them are used for naval ~ military ~ military equipment, and civilian use is only as an auxiliary.

Later, I learned from those foreign shipyards and developed with two hands. Military and civilian use were carried out simultaneously, and civilian income was used to subsidize military investment.

When the company reported that it was going to build the world's largest freighter, Zhang Ruiqiang did not believe it.One is that China’s technology is not as powerful as abroad, especially not as powerful as Japan and South Korea. As for Europe and the United States, we can discuss two disparate things together.

In addition, who would like to build such a large ship? They all want to see which shipping group placed the order, and why did they not know before?

When they saw the name of the Company who placed the order, they were stunned. It's not the state-owned company they thought, but Taihua Holding Group, Feng Yu's Company.

They are all curious, Taihua Holding Group, isn't there no logistics and trade? If it is to build a ship to transport minerals, it is quite normal. After all, Feng Yu controls the world's largest mineral group.

The transportation of minerals must be mainly cargo ships, but the cargo ships that transport minerals are not the same as this kind of container ships. The minerals are transported by bulk carriers.

Someone asked, did Feng Yu help others to order? But it was immediately rejected by others, and it was written clearly and for personal use.

If you are really ordering for others, why use the name of Taihua Holdings? They are not allowed to sell ships, let alone for civilian use, this is normal trade.Zhang Ruiqiang called Feng Yu and asked if it was a mistake. Feng Yu bluntly is right, this boat is customized according to his requirements. And one is not enough, he needs at least five.

Because of the high price he gave, China Shipbuilding Industry Corporation's contract stated that their order has priority and will be completed as soon as possible. After this ship is delivered, the remaining four ships will be delivered within three years.

Although Taihua Holding Group does not have a logistics business, who said it must not be carried out?

They, Wind & Rain Logistics, and Shunfeng Logistics have opened a logistics company in the United States. Isn’t this already open? This ship is a merchant ship used to travel between the United States and China.

Only the sub-Corporation goods of Taihua Holding Group and Wind & Rain Holding Company group can guarantee that this freighter will not lack transportation orders. If the international logistics business is started, one ship is far from enough.

Their ship is comparable to the previous two ships, but its operating cost is only 70% of the sum of the previous two ships. With this part alone, how much cost can be saved and how much profit can be increased.

If it was before, then it would be no good for this big ship to dock in the United States. The draft must be close to 16 meters deep, which the ports of the United States cannot reach.But now there is no need to worry, there is already a dock berth that has been rebuilt and can dock this giant freighter. This first voyage was from China Shanghai to Los Angeles in the United States, via Japan, and stopped for some cargo.

After Zhang Ruiqiang delivered the opening speech, the handover ceremony began and the Chairman of China Shipbuilding Industry Corporation and Zong Qingxian signed and handed over. This custom-made ship, the largest freighter in the previous generation/life world, was named Taihua.

Standing on the side of the Taihua, anyone will feel their own smallness. Everyone's eyes are on this behemoth.

Some shipping experts have studied that freighters with 18,000 to 20,000 standard containers will be the mainstream at sea in the future. With large carrying capacity and low operating cost, it will be the choice of all maritime companies.

Theoretically larger ones, such as freighters with 22,000 to 23,000 standard containers, should also be manufactured with existing technology.

But why is there no order from Corporation? Is the price too expensive? No, because there is no port to call.

Not to mention the United States. Before Feng Yu and Li Chaoren invested, the West Coast could not even stop the port of twelve freighters. It is also difficult to dock such a large ship in areas where the ports of Asia and Europe are better developed. The cost of rebuilding the terminal is too high and may not be cost-effective/worthwhile.In the future, Wind & Rain Logistics and Shunfeng Logistics will each need two such large freighters. As these freighters dock all over the world, the names of these two logistics companies will become more and more loud and their business will be developed. Getting better and better.

The media continue to take photos and interviews. Some Executives of the Company have begun to communicate with the Chairman of China Shipbuilding Industry Corporation. What is the cost of the ship and the operating cost. If it is suitable, they will also order it.

Seeing these circumstances, Zhang Ruiqiang is very excited. China's shipbuilding industry has risen!

Chapter 2076: To Build A Car Factory In Miguo

After the ceremony, Zhang Ruiqiang sat with Feng Yu, because Feng Yu told him one more thing, which made him a little confused.

"Feng Yu, didn't you say that the car industry in the United States is very problematic, especially the labor cost is the highest in the world, is it not suitable for building a factory? Why does Bing City Machinery want to build a car factory in the United States?"

Building a car factory in the United States is more expensive than transporting it from Brazil, which is very cost-effective/worthwhile.

Feng Yu explained: "Before, we built a factory in Brazil to sell to the Americas. Brazil's labor costs are very cheap, even cheaper than ours in China. Among the big countries, it may be second only to India."

"We built a factory in Brazil, then shipped it to Canada, paid a tariff of 16.7%, and then entered the United States from Canada. Directly entering the United States, we have to pay 25% tariffs. There is an agreement between the United States and they only need to pay a 5% tariff, so that the overall payment is 22.5%, saving 2.5% of the tax."

This can be regarded as a reasonable tax avoidance method/trick. Both Bing City Machinery and Canada have benefited, but the United States has suffered a bit.Do you say that the United States does not know these method/trick? of course I know. However, in the agreement with Canada, the United States also has a lot of benefits in other industries. In particular, the car exported from the United States to Canada only needs to pay a 5% tariff. This is too important.

Once in the United States, the three major car manufacturers Company, but it has a reputation. Now that it has declined, this kind of preferential agreement is even more needed. If Canada raises tariffs, the competitiveness of American cars will decline again, and the road to revival of General Motors and Chrysler will be far in the indefinite future.

"Now, many car factories in the U.S. are bankrupt, including factories in Japan and European car companies. They would rather produce and sell in other markets than build factories in the U.S. They can't stand the car union there. ."

"The place where they choose to build the factory is different from our choice. They chose Mexico. Because they felt that building a joint venture car factory in Brazil would make their technology leak, so that Brazil, like our China, will soon catch up with theirs. Technology and drive their cars out of the market."

Knowing that Brazil’s labor costs are lower, cost-effective/worthwhile than building factories in the United States, but those car companies are not building factories in Brazil. Isn’t it a technology blockade?They also have a joint venture factory in Brazil, just like the previous generation/life joint venture factory in China, they use outdated technologies to make joint ventures to produce cars for sale. What if some better cars are needed there? Simple, imported. From the United States, sold to Brazil.

Car import tariffs are different between various regions. For example, between China and the United States, it is 25% each other, but between the United States and the EU, it is 2.5% each other. This is between them. Trade agreement.

In short, if you are high to me, I am high to you, and you are low to me, and I am low to you. Of course, this is a situation where the status of the two parties is not much different.

Just like before China's accession to the WTO, China's car import tariff was as high as 70%, not to protect the development of the country's car company.

If there was a 7% tariff at that time, then foreign cars would flood in madly. With better technology and the same price, there is no way for Chinese car companies to survive.

Of course, there is actually another way, which is to continue to reduce the mutual car tariffs, then Bing City Machinery does not need to go to the United States to build factories, just export directly.

However, in that case, tariffs will be reduced in the same way as the EU. By then, all European and American cars will flood the Chinese market. I am afraid that China's car companies will face serious challenges.Bing City Machinery Manufacturing Group can handle it, even relying on its spare parts business, other car companies may not be able to handle it.

Since tariffs cannot be lowered and the U.S. market must be completely opened up, it is necessary to build a factory in the U.S.

In fact, there is another option, that is, to build a factory in Mexico and then export to the United States. The tariff is only 5% and the price is very low. The cost of car workers in Mexico is much lower than that in the United States.

There are also rumors that the car tariffs between the United States, Canada and Mexico may also be reduced to 2.5%, or even lower.

Just as the United States and the European Union have an agreement with Japan, Japan’s car tariff is 0, so the United States and the European Union also have the lowest car tariffs on Japan.

Japan is not afraid, because any car sales in any country has never been ranked in the top 20 in Japan. Cars produced by Japanese car companies are the most popular among Japanese people.

The low tariff is more suitable for Japan car export. Their car can be regarded as one of the pillar industries. Now Toyota has become the world's Boss.

But now those European car companies are starting to build factories in Mexico. On the one hand, they will rapidly increase the cost of Mexican car workers. On the other hand, will the U.S. watch them take advantage of the loopholes?The most likely possibility is that the United States has initiated a procedure to increase some punitive tariffs on European cars imported from Mexico to protect the interests of the United States.

The analysts consulted by Wind & Rain Consultation and Taihua all believe that unless they are a joint venture, they will not enjoy tariff concessions at all to build a factory in Mexico.

The export of rice through Canada has also been warned now that it can only export rice directly from Brazil, otherwise it will face tariff penalties.

Feng Yu calculated an account in detail. The labor cost of building a factory in the United States has actually not increased much, but the welfare requirements of the car union in the United States are too shabby, and no car company can afford it.

But now General Motors is bankrupt, and the car union has kept a low profile. At this time, when other car factories withdrew or went bankrupt, Bing City Machinery Manufacturing Group went there to build a factory, and it is likely to get some preferential policies, such as tax reduction or exemption.

And this time in the United States to build a fully automatic car production line, the requirements for car workers themselves are much less. Now the unemployment of car workers is very serious. Feng Yu can help to resettle some, and Auba Niu will be very welcome.

At the same time, because of the high degree of automation, the workshop conditions will be very good. Just like an ordinary factory, the various subsidies of the car union can be completely omitted.In addition, Aubaniu wants to implement universal health insurance? This Feng Yu will respond positively. By leaving medical insurance to the U.S. Government, it can also reduce expenditure.

As for pension insurance, Feng Yu's own bank has insurance business, which can digest it internally and reduce costs.

"After all, although the cost is still slightly higher, the difference is not too much. The important thing is that it helped Aubani solve some of the problems of bankrupt factories and the placement of unemployed workers. Aubaniu promised to give Wind & Some preferential policies of Rain Brand and Lenovo are still profitable overall.

Chapter 2077: The Aviation Industry Of The United States

In this way, there is no loss for Feng Yu, making less money while making more money.

But for the Bing City Machinery Manufacturing Group, there were some losses, while Wind & Rain Electronics, Wind & Rain Appliances, Lenovo Group, etc. earned more.

Fortunately, the Lenovo Group has state-owned shares, but Wind & Rain Electronics and Wind & Rain Appliances are all private companies. This gives others a feeling that state assets are losing money and help private individuals make money.

After listening to Feng Yu, Zhang Ruiqiang just kept looking at Feng Yu, waiting for Feng Yu's next explanation. Feng Yu he knew would not take advantage of this. It should be said that Feng Yu now does not bother to take such advantage.

Sure enough, Feng Yu continued: “Most of the electronic components on the car of the Bing City Machinery Manufacturing Group are manufactured by Wind & Rain Appliances, and the price will be reduced again. Wind & Rain Electronics, Wind & Rain Appliances and Lenovo Group will also take Give out a sum of money to subsidize Bing City Machinery and purchase a batch of Song River cars."

"At the same time, building a car factory in the U.S. is also a trial. When other countries' car companies withdrew from the U.S. market, we entered, which is of great benefit to our technical exchanges with U.S. car companies.Only when the technology of car companies really progresses can they be truly invincible. Why Japan car has developed so fast in recent years is also inseparable from Japan's strength in precision manufacturing, material manufacturing, chemical manufacturing, and electronics.

This can be regarded as a strategic investment. Although it may not make money on the surface, it can greatly promote other aspects.

Zhang Ruiqiang also understood what Feng Yu meant, and nodded and said: "You only need to think carefully. The state will support you with this investment."

Anyway, car tariffs cannot be reduced for the time being. Especially when the U.S. car industry is hit hard, once it decreases, it will give the other party a chance to rise from the dead.

China hopes that the car company in the United States will be over. That would be of great benefit to the car company in China. Although China's export of complete vehicles is not very good, but the export of spare parts is still very good, indicating that the technology still has great progress.

Don’t think that spare parts must be at the bottom of the food chain. If you can achieve the world’s number one position, you can also counterbalance those car manufacturing companies, such as increasing the price of spare parts.

This is like selling crystalline silicon, it seems that it is not as profitable as those companies that produce semiconductor components, and it is downstream. But once the price of crystalline silicon rises, the cost of those companies will also rise.This time, the car factory built in the United States is a fully automatic car production line jointly established by China and Germany. In this regard, Germany and Japan are leading the way. In the United States, due to the resistance of car workers, this production line is not allowed to be launched.

It can be said that Feng Yu's factory was the first to have a fully automatic car production line in the United States. It took Feng Yu a lot of effort to get this permission.

Of course, for this reason, Feng Yu has invested in some other industries in the United States, which are relatively low-profit industries, but they will certainly not lose money.

There is just another industry that gives Feng Yu a headache, which is investing in railways and building high-speed railways in the United States.

The California consortium is still investigating and feels that the cost is still too high, the expected operating income is unstable, and the resistance is strong.

If the high-speed rail is only freight, it is not very cost-effective/worthwhile, so we must increase passenger traffic. However, in the case of passenger transport, it will compete with the Aviation Corporation and will suffer resistance from all the Aviation Corporations along the route.

The aviation industry in the United States is very developed, but the ticket prices are not cheap and the service attitude is not very good. You see those beautiful flight attendants in the movie, with blond hair and blue eyes. They are very few. Unlike China, they are basically very beautiful here.There is also a flight attendant in the United States who weighs sixty-six meters in the first year. There are also all kinds of ugly women who are below the average in both China and the United States. Smoking is allowed on some planes, regardless of air quality, and there are even bars on some planes.

As long as you can think of, they have them, and they have what you can't think of. All of this is to attract customers and make more money.

You said that the U.S. aviation industry is so developed, why is their service not so good?

Because the United States has a large number of private aviation corporations, these services are still very reliable. Although not comparable to Europe, they are not inferior to China.

However, the four major airline companies in the United States, such as Mi United Airlines, Mi Air, etc., the service quality is really beyond description. Because in the United States, Aviation Corporation does not belong to the service industry!

Understand it, they are not in the service industry, so why should service quality be good? They really have a close relationship with the US military and factories that produce aircraft, and the US Air Force.

The obstruction of Aviation Corporation is the biggest obstacle to high-speed rail construction. The California consortium has no way, and I don’t know how to get it done.Although every year in the United States, passengers sued the Aviation Corporation and won the case, and there are even high-priced claims. For example, there is a very famous comedy in the U.S., called "Flying All Over the Sky", which tells such a story.

However, this can only improve the service of American Airlines Corporation for a short time, and cannot change the status quo of the entire industry. In fact, many of the employees in these Aviation Corporations are affiliates!

Many people think that the United States is so fair. It is a superficial phenomenon. What is the most important thing about finding a job in the United States? resume? Education? experience? No, it's a recommendation letter!

If you have a good recommendation letter written by a competent person, you can still find a good job even if you are actually incapable.

This has caused the difference between good and bad staff of the American Aviation Corporation, and there will always be some very poor services. As if it was time to board the plane, I suddenly told you that I would not fly. The reason for the explanation was very absurd. You can either wait for tomorrow or refund the ticket.

Flight delays are more common, and this is not unique to China. In fact, China's aviation services are among the best in the world.Because China's planes are afraid that no one will take you, most people prefer trains for long-distance travel. The U.S. is either self-driving or plane, which makes them have no shortage of passengers compared to China Airlines Corporation.

Once there is a high-speed rail, the choice of passengers is a big problem. The U.S. Airlines Corporation absolutely does not want to see these.

Feng Yu squeezed his chin, and suddenly thought of a way, perhaps to vilify the image of the US Aviation Corporation, and then make them tired of dealing with high-speed rail issues.

As for how to uglify, it's very simple, search Google and Twitter, scandals about American Airlines Corporation abound. No need to deliberately concoct, just be a behind-the-scenes pusher.

Chapter 2078: Too Much Negative News

The CEO of Mi United Airlines, Connors, is sitting in the office/bureau and looking at the report. It is the peak season again. It seems that this year's revenue of the Corporation can increase by another level.

Had it not been for this sudden economic crisis, they would have continued to develop rapidly and become the world's number one aviation corporation. But it doesn't matter now, their competitors, are they all seriously affected.

The peak season is here, so the price of air tickets should be adjusted, and set the price twice as usual. Anyway, even if this is the case, no one is worried about it.

There are also some aircraft layouts that should be adjusted, adding some seats, reducing vacant space, and increasing income. As for the passenger experience, they don’t care. For comfort, you can buy first class!

Dangdang~

"Mr. Connors, look at Twitter." The secretary ran in without waiting for him to call in.

Twitter? What to watch on Twitter during work hours!

"Jessica, it's working time now. Didn't you see that I am working! " Connors is a bit dissatisfied. It can't be just because I slept with you twice, so I don't know how to measure it. Didn't I give you better treatment? ? It's not me, you're just a ground worker, can you sit comfortably in the office/bureau every day, blowing on the air conditioner?"Mr. Connors, the hottest videos on Twitter right now are all about air crashes, and they are all of our Mi United Airlines!" Jessica said quickly.

Ok? Why is it so empty? Mi United Airlines is very safe!

However, Connors quickly clicked on Twitter, and the hottest videos on it were all about air disasters. But these are all movie plots, but who did it?

[Mi United Airlines crashes into the sea, the survival rate of passengers is less than half]

[Mi United Airlines caught fire and several passengers died]

[Mi United Airlines erupts in disaster, giant snake swallows passengers]

What kind of topic is this? What are we doing with Mi United? And why do you want to intercept the video clip, you actually release the entire movie.

"Contact Twitter, these headlines have a great impact on our reputation, let them immediately withdraw and apologize! " Connors was very upset, isn't this nonsense.

I hate those titles D, but many people will still be attracted by it. Don't those people have any judgment? If there is such a thing, how can the media not report it?

After half an hour, Jessica came in and reported: "Twitter gave a reply. Those videos were uploaded spontaneously by netizens. They will not delete them or make any apologies. But they can reduce the popularity of these videos and make Other videos put it on the homepage."Connors waved his hand: "That's it."

He didn't plan to argue with Twitter either. Not to mention that Twitter is said to be the company controlled by Feng Yu, the richest man in the world, but to fight a lawsuit. They also have no absolute certainty of winning, and they may get darker and darker, causing great damage to their Aviation Corporation. influences.

Ten minutes later, Jessica ran in again: "Mr. Connors, take a look, the popular videos on Twitter have changed."

"Is this a special case? I'm very busy, don't bother me! " The action on Twitter was quite fast, and it was done in ten minutes. Connors was still satisfied.

"No, Mr. Connors, you should take a look at it for yourself. The above are all negative news about our Mi United Airlines. Well, there are also negative news about other airline companies."

bad news? Hasn't the negative news gone?

Connors put down the report again and looked at the web page on the computer.

Refresh, the page has changed, and the hottest videos have become videos of arguing between flight attendants and passengers on various planes, and even hands-on videos.

There are also various flight attendants who have bad attitudes, ground crews swear words, lost luggage, checked suitcases falling apart, suitcases being secretly opened, things missing, etc.This time, it is not just their Mi United Airlines, including Mi Air, Mi Ying Air, etc. have all been on the list. The following netizens have left messages, and this video is getting more and more popular.

[The last time I took Mi United Airlines, I was driven off by the crew, saying that there was a temporary crew member on board. Why, I am not a passenger? I didn't buy a ticket? 】

[It’s okay with you, I checked a suitcase last time. When I got the suitcase, there was a lot less stuff in it. What did they say about random inspection? Shouldn't I be notified of the random inspection? Sampling will remove things? 】

[Look at this, they made a woman with a child cry, with an extremely bad attitude! 】

All the netizens started to complain about the service attitude of Mi United Airlines and the unfair treatment they had suffered.

This matter was quickly reprinted by some news media, and the various issues of Mi United Airlines began to be discussed above. The service attitude was rude and bad, so many that the bamboo slats have been exhausted.

The share prices of aviation corporations such as Mi United Airlines also fell by 3% that day, making them a little confused.

Looking at this situation, if there is no response, I am afraid that the decline will continue tomorrow, then the loss to shareholders will be too great. Connors and other CEOs cannot escape censure.While Connors was trying to change the image, Feng Yu was on a video call with Reid of the California consortium.

"Reid, I think our high-speed rail project should continue to be discussed. There are too many negative news about your U.S. Aviation Corporation, which is our good opportunity."

Reid looked at Feng Yu, he always felt that this matter had a lot to do with Feng Yu. Isn't that Twitter itself a Company controlled by Feng Yu?

And the negative news on these aviation corporations on Google has also become hot search terms. If you say it has nothing to do with Feng Yu, who believes it?

It seems that Feng Yu has made up his mind about the cooperative investment in railways and the construction of high-speed railways. In this way, there are pros and cons to hold down the energy of Aviation Corporation.

Although the energy of those aviation corporations is delayed, the more this time, the greater the resistance of those aviation corporations.

When they themselves are going downhill, they will never see anyone grabbing the market.

Feng Yu's move tied up the California consortium, but it gave Auba Niu a good opportunity to rectify the US aviation industry.

Several Presidents have wanted to rectify, but they have never had a good opportunity. Now the opportunity is here.Feng Yu asked people to analyze that, in this way, there is a certain probability that Auba Niu will intervene in this matter, so as to make the railway truly run through.

In fact, Feng Yu can't make much of this investment, and the payback period is very long. But it has great benefits for China. After the high-speed rail technology is exported to the United States, it will be easier to export to other countries.

In the scope of as far as one's capabilities extend, how can Feng Yu refuse to help the country?

Next, it's the California consortium.

Chapter 2079: Arab Prince

While Feng Yu was waiting for the good news from the California consortium, Ralph reported to Feng Yu that there was someone who wanted to meet Feng Yu.

This person is the prince of Saudi Arabia.

There are many Saudi princes, more than a thousand people. Everyone has the right to inherit the king. However, there are only a few that are really likely to be in position. Most of them have only a small share of a small oil field. Everyday life is to eat, drink and be merry.

Anyway, most of them can't get to a higher position, so it's better to put on the attitude of a happy lord, and you can live happierly.

Some princes do not have inheritance rights, but it does not mean that their children do not have inheritance rights. According to their rules, if their children perform very well, they are equally likely to rise to the top.

This prince is called Azban. He is one of the more powerful princes, but he is not the first in line. He is not even the first three, so he can be regarded as rich, but compared to Feng Yu, he is a poor man.

"Ralph, what did Azban ask me for? What does he do?" Feng Yu doesn't have much business dealings with Saudi Arabia. He doesn't invest in oil or natural gas industries. He just occasionally speculates on such energy futures.Even if someone knows that Feng Yu already has the strength to join the team, it should be someone with more weight coming to contact Feng Yu, and it is not the turn of such a Xiao Wang son.

"Boss, the inherited assets are mainly minerals and agriculture."

This is really interesting. In Saudi Arabia, the main asset inherited is not energy, not chemical industry, and it ranks relatively high.

Saudi food is basically not exported, but fruit is also exported. Of course, more are imported.

In terms of minerals, the amount they mine is not large, and most of them need to be imported. The main reason is that their mining technology is average and they did not spend too much money on investment. They think that investing in crude oil and natural gas mining is more cost-effective/worthwhile.

Could it be said that this prince intends to cooperate with Feng Yu in minerals and agriculture? But this kind of business, Ralph can decide by himself?

Ralph continued: "Boss, he wants to cooperate with Lituo Group in mining, smelting, etc., and also wants to cooperate with Great Northern Granary today in the import and export of agricultural and sideline products."

"He is not only the Company Boss, the largest agricultural and sideline product in Saudi Arabia, but also the largest in the entire Islamic country. If you cooperate with him, it will have certain benefits for Lituo Group and Great Northern Granary Group."

Feng Yu looked at the big screen: "Well, what then?"Since it is actively seeking cooperation, Ralph has not yet agreed, so the other party must have a request, and hope to complete it through Feng Yu.

Do you want to do business with China, or do you have other ideas?

"He wants to be the Minister of Agriculture of Saudi Arabia, and hopes that the Boss can support him."

To be in this position is equivalent to giving up the opportunity to compete for the crown prince, the prince is too different from the crown prince. In fact, he didn't have much chance. There were too many people better than him. Even if the king and the crown prince died at the same time, there would be any deputy ministers, ministers of oil and minerals, and he would never have his turn.

But did he find the wrong person? Feng Yu has nothing to do with the Saudi royal family, so he can't speak there at all.

"Ralph, to be specific."

"The King of Saudi Arabia is not in good health. He is eighty-five years old. Although their money is enough to ensure that he enjoys the best medical conditions, the environment in Saudi Arabia is actually not suitable for health."

"This Azban was originally loved by the Saudi king, so he inherited a lot of mineral and agricultural assets, but now the crown prince has long determined that he is not close enough with the crown prince, and he is worried that the old king will pass away, so he has no chance to go higher. Location."

In Saudi Arabia, moving to a higher position means having more wealth.This person wanted to take advantage of the old king's presence to determine his position, so that in the future the old king would leave suddenly and nothing would happen to him.

"He wants to sign a series of long-term cooperation agreements with us as a bargaining chip for his government. And he will import a large amount of our products as a return. If these agreements can be signed, I have calculated that our two Corporations Revenue may increase by at least 2%."

Two percent seems to be a small increase. But if you count Wind & Rain Holding Company and Taihua Holding's huge assets, it's really not a small amount.

The profits brought about by this 2% increase are goals that the Corporation has been struggling for a lifetime and cannot achieve.

"One more thing, he is a member of Alwaleed's circle of business giants, which may bring us more other hidden benefits."

Alwaleed, known as the Middle East Buffett, has invested in many world-renowned Company stocks and is also a Saudi real estate tycoon. But this is a prince who has been permanently deprived of access to the top Saudi Arabia, so now he only wants to make money.

However, it was also said that the man who helped Saudi Arabia secretly made a lot of trades will definitely give him the opportunity in the future to let his children return to the royal heir sequence.If it is Alwaleed, then Feng Yu is still interested in getting to know him. Just say, where did Xiao Wang come from so much energy, it turned out that there was this Middle Eastern prince standing behind him.

"It's just that, there is no need to see me. For this, you can discuss and decide with Liu Chuanzhi. Is it Alwaleed who wants to meet me?"

"Yes, they don't have much intersection with the Boss circle, so they contacted you through me."

Feng Yu propped his chin with one hand and tapped the table with the other, slowly thinking about the pros and cons. If it's just doing business, Feng Yu certainly welcomes it, but there are some government intentions in it, which makes Feng Yu have to think carefully.

It would be great if this person could be the Minister of Petroleum and Minerals, so that it is worth Feng Yu take action. Just a minister of agriculture, Feng Yu is actually not very interested.

But after weighing it in my heart, it seems that there is no need to pay more. And there is another advantage of doing business there, that is, you can do high-end publicity.

The food that even Saudi Arabia imports is definitely a good thing. The electronic products that Saudi princes like are definitely the best. In the eyes of many people, the prince on the other side of Saudi Arabia buys everything that is the most expensive, and the poor will have money."Okay, promise him, but I hope he will come with Alwaleed, which country does he choose to meet?" Feng Yu will not go to Saudi Arabia, and it is estimated that the two will not come to China either.

"They hope to be in Europe, depending on what the boss means."

"Well, let's book the UK. Let them know that I will go to London in three days. I hope we can reach an agreement on the same day." You have to remind the other party that the terms should be better, otherwise the negotiation time is too long. Yu can afford it. I wonder if Azban can afford it.

Chapter 2080: These Conditions Are Not Enough

Three days later, Feng Yu's private jet stopped at London Heathrow Airport. A row of cars drove out of the airport. They were all the same model. No one knew which car had Feng Yu in it.

Arriving at Feng Yu's private estate, the bodyguard got out of the car and opened the door: "Boss, I'm home."

Feng Yu nodded, got out of the car and went upstairs.

It turns out that there is no underground parking lot in this old castle, but after Feng Yu bought it, it will soon be available.

When I arrived in the living room, I saw several people sitting there, including Kirilenko.

"Feng, you are here, why don't you just come here by helicopter." That's how Kirilenko came over, and he felt Feng Yu was too slow.

"Not used to it, am I late?" Feng Yu asked faintly.

"No, no, Mr. Feng came at the right time." A man dressed in Middle Eastern clothes stood up and said.

The butler also came over at this time and introduced: "Boss, this is Alwaleed, this is Azban, the two guests you asked me to entertain." Kirilenko did not introduce him, this one is too familiar .

Feng Yu nodded and moved to the sofa. The butler immediately placed the freshly brewed black tea in front of Feng Yu.

"The two of you came to me. Everyone understands what the matter is. This matter has something to do with Brother Ki, so I called him here. Will you object?"
"No, no, I am very happy to meet Kirilenko." Azban said.

Among them, Azban's status is the lowest, whether it is wealth or influence.

There is no need for Feng Yu to talk about cooperation with Azban, so Feng Yu doesn't pay much attention to this person. It was Alwaleed, someone Feng Yu was very interested in.

"Feng, Azban is my cousin, this time, I also hope you can help him. Of course, I come here this time, I also have my own ideas, I hope to become a business cooperation with Feng and Kirilenko Partner." Alwaleed said neither servile nor overbearing.

Cooperating with Feng Yu and others, their assets will be improved. If he doesn't cooperate, he is also a super rich man with a net worth of tens of billions of dollars, and he has many stocks in the world's top 500 companies, and he will never go bankrupt.

"Brother Ki, you are here first, how did you talk to them?" Feng Yu raised an eyebrow.

"Hahaha, this Alwaleed is very interesting, he has many hobbies, just like me, I think I can cooperate with him."

Alwaleed is also an extravagant who spends money and likes extreme luxury goods. For example, order private jets, private cruise ships, and purchase manor houses all over the world, and the decoration style of the manor houses is the same, like the golden glitter.These alone made Kirilenko feel that this person is worth making friends, not to mention that this person also likes to drink, which makes Kirilenko like it even more.

Feng Yu took a sip of black tea: "Alwaleed, let's talk about you first. You want to meet me and do some business cooperation, but as far as I know, most of your assets, They are all financial investments, buying those good Corporation stocks, and none of them are controlled, not even Board of Directors."

"Many people say that you are Buffett in the Middle East, but in terms of power, you are not as good as Buffett. But it is undeniable that the company you invest in is a high-quality company, and you have been bargaining for several times, and then you get rich returns."

"I can say that you are someone with a good investment vision, but how do you show your influence? What are the benefits of working with you?"

This Alwaleed is very rich, but basically does not have a controlling company, and does not even have a seat in the Board of Directors. How to ensure the development and expansion of Feng Yu's Corporation in the Middle East?

Feng Yu looking for partners must have a very high influence in a region. For example, Kirilenko, such as Philips, has no influence, and like Fu Jia, has a wide range of partners, which can bring great promotion to Feng Yu Corporation's product sales.If there is nothing but money, then maybe ten years ago, Feng Yu would need such a partner, but now, Feng Yu does not value such people at all.

Not to mention how many assets Feng Yu owns, as well as those of Feng Yu's current partners, the accumulation of funds is also an astronomical figure.

Maybe it still can't surpass the world's top consortium, but it is absolutely no problem to become the top ten. If Feng Yu personally recruits some wealthy individuals, it will not be impossible to become the world's largest consortium in terms of assets.

What's more, there is China behind Feng Yu, which is a super economy. If you really want to be in the financial sector, it is not impossible.

After listening to Feng Yu's words, Alwaleed sat up straight: "Feng, I only participate in shares in many corporations, and I don't even have a board of directors seat, but it doesn't mean that I don't have the right to vote. I can participate in the general meeting of shareholders.

"Because I have participated in many corporations, I am the most suitable intermediary. I can use the power of each company to help you sell and promote the company's products, naturally including Kirilenko's Company products."

"Feng, Kirilenko, don't you really think that I am just a declining prince in Saudi Arabia, and I don't have any influence on the top?"Kirilenko curled his lips: "Don't brag, if you really have enough influence to push a prince into minister of agriculture, you still need our help?"

Feng Yu almost laughed out loud. In fact, he thought so too, but he didn't say anything. Alwaleed looked a little embarrassed, and Azban's didn't know what to say.

"Brother Ki, this matter will not be discussed. But I helped Azban, and the return you gave me was not enough."

Feng Yu can also understand that Alwaleed has a special identity after all. If he really blatantly influences Saudi Arabia’s political situation, it will definitely have a great impact on his own family. This one wants to bring his children back to the crown prince order. It.

But since the other party can't use too much power and needs Feng Yu's help, then they can't just pay such a small price. Although Feng Yu can also make money in this way, compared to the benefits that the other party gets, Feng Yu doesn't like this money.

Of course, Feng Yu also wants to test how much the other party is willing to pay for this position.

Alwaleed was silent for a while: "Feng, I also have a certain influence in Africa. Is it sincerity to help your products sell more in Africa?"

Africa? Feng Yu shook his head. The place is too poor. The entire African market is not as good as the Japan market."What about Central Asia? I also have a good influence here, and I can talk to many politicians over there. I can help you as long as you need it. Even in Western Europe, I have a lot of this. My friend. But for me to pay such a high price, my request will not be just that.

Chapter 2081: I Want Technology

Feng Yu leaned on the sofa: "Your request? Tell me about it."

"I hope to be able to participate in the second company. Of course, it is not a controlling company, but a subsidiary company. For example, Amazon, Google, Yibai, Polar Bear Supermarket Group, etc.

"If the Company in China also allows me to buy shares, it would be even better. I will definitely pay for you to satisfy the conditions."

In Alwaleed's view, this condition is not excessive. He only asked to participate in the subsidiary Corporation, which did not have much impact on Feng Yu and them, and the two parties could maintain better and closer cooperation.

"Polar Bear Supermarket Group? This is impossible! " Before Feng Yu could speak, Kirilenko first refused.

This Corporation, Feng Yu cooperated with him, and some other friends have also participated in the shares. If this company is allowed to invest again, Kirilenko may not be able to guarantee the controlling interest.

At the beginning of this company, Feng Yu should actually be the major shareholder, but for the company's better development, Feng Yu made concessions and made Kirilenko the major shareholder and controlling party.

Of course, Kirilenko will not pit Feng Yu. For the benefit of this aspect, it is not cost-effective/worthwhile to have a fight with Feng Yu. He made more money from cooperating with Feng Yu than this supermarket group.He can accept Feng Yu making more money in Russia, but he cannot accept other people making a lot of money in Russia. There were so many foreign tycoons in Russia, but now he has cooperated with the Government to slowly drive out of Russia?

After being rejected, Alwaleed did not have any disappointed expressions, because Kirilenko did not refuse him to buy shares in Yibei, and Feng Yu did not refuse him to buy shares in other subsidiaries.

"Alwaleed, frankly speaking, there are too many consortiums that want to buy shares in our sub-Corporation, ranking among the top in the world, and each of them has great energy."

"But we are not short of money. We can invest ourselves. If we are really short of money, it is not difficult to get a loan. There are too many banks in the world that actively want to lend us loans, not to mention that we both have banks."

"Brother Ki, I won’t say much about my Company. You can buy shares, but can you guarantee that my Company will develop well in the Middle East? Your energy in Central Asia and Western Europe is definitely better than Are we taller?"

Alwaleed frowned: "Feng, you must have what you want, say it, let me see if I can do it."

Feng Yu smiled, this guy is pretty good."Since you are the prince of the Middle East, although you did not invest too much in oilfields, chemicals and other products, you did not do less in this area of business. Very interesting."

"Feng, as far as I know, you don't seem to invest in this type of industry." Alwaleed was a little confused.

"Who said no? The Polar Bear Mining Conglomerate, which I cooperated with Brother Ki, is there no oil field? Is there no natural gas field? At the same time, in the chemical industry, we also have investment."

Brother Ki immediately cooperated and said, "Yes, we also have investments in this area, and we need relevant advanced technology."

The two of them don't have much demand for these technologies, but their home countries are in great need of such technologies, especially those cutting-edge technologies.

As the region with the highest oil reserves and extraction volume in the world, the Middle East is naturally the world's top related technology. Although China and Russia are both world-class, there is still some gap between the first-class and the top.

If you can get better technology, it will be of great significance to both of them.

Feng Yu is handed over to companies such as China Petroleum or China Petrochemical in exchange for some shares. It doesn't matter whether you don't want shares, Feng Yu's money can't be spent.Kirilenko is the same, he can use these to increase some government capital for his brother, which is also of great benefit to their family.

In this regard, Feng Yu is different from Kirilenko. Feng Yu is very opposed to his children being in politics, and he has no intention of letting his children be noticed by the world in the future. It mainly depends on the children's own ideas.

Kirilenko has already planned the future for the child and requires the child to develop step by step according to his vision. Of course, since Feng Yu talked with him, he has not been so harsh on Alexander.

Hearing Feng Yu and Kirilenko's request, Alwaleed was silent. He may not be able to get this kind of technology, but at the same time he has to pay a great price.

He must carefully measure this price, whether the payment is proportional to the benefit, and whether it is cost-effective/worthwhile.

He pushed his cousin Azban to the post, hoping that when his children return to the Saudi royal family, more people can speak for him.

But if there is only one person left to speak for him, it might as well not do it.

But if he can participate in Feng Yu and Kirilenko's companies with great development potential, it will also greatly help him to improve his status and also increase his own bargaining chip."Feng, Kirilenko, how many companies are you willing to give me the opportunity to invest in? How many shares are you willing to give me?"

"Yiba has 2% of the stock and 5% of the voting rights." Kirilenko thought for a while and said, this will not affect his control over Yibai.

"Amazon is the same, with 2% stock and 5% voting rights. If you want Google or Facebook, this is the same condition. But if you want it all, then you have to pay more. Do you have so much cash?"

The conditions Feng Yu and Kirilenko offered also required Alwaleed to pay a sufficient price, and Feng Yu and the others must be satisfied with the technology they produced.

"Feng, Kirilenko, I have to think about it, and I can't give you a satisfactory answer for the time being. However, we still need to ask you about Azban's affairs. This cooperation is profitable and harmless."

Kirilenko didn't speak, but looked at Feng Yu. Feng Yu agreed, and he agreed. He believed that Feng Yu would definitely not suffer, so he would not suffer.

"Okay, I can promise you about Azban. I will let someone contact Azban and sign the contract as soon as possible. But I also hope that you can think about it as soon as possible. Maybe after a while, these technologies will I don't want it anymore."
"Feng, I think Jiebao released a concept car last month, and I hope to order one." Alwaleed said suddenly.

Feng Yu smiled: "Well, I will let you pass the concept car back."

The No. 1 richest man in the Middle East drives Jiebao’s sports car, which is definitely beneficial to Jiebao’s brand promotion and can stimulate sales of high-end products. Alwaleed is also showing his favor to Feng Yu.

If Jiebao can gain a foothold in the Middle East, it will also greatly promote the promotion in Europe and America. This Alwaleed is still very sensible~

Chapter 2082: Mystery Man

China sent a few technical experts to London in the name of Taihua Holdings consultants to contact Alwaleed's people, mainly to evaluate the value of these technologies. The real negotiation was Liu Chuanzhi.

Feng Yu returned to China, he was not interested in staying in the UK all the time. The manor sounds very high-end, but in the suburbs, where there is no sign of human habitation, Feng Yu is not used to it.

Maybe many people like quiet, but Feng Yu likes lively. Just like when he is watching or playing games alone, he also goes to the office/bureau of the Corporation to sit, and he always feels more interesting than at home.

When it was time for get off work, Feng Yu took the special elevator downstairs and walked out of the elevator. A person wearing a mask saw Feng Yu, lowered his peaked cap, and walked towards Feng Yu.

But after seeing several bodyguards around Feng Yu, he decisively chose to bypass. Then, using the stolen employee card, he left the Wind & Rain building.

The man returned to the car, took out the phone that had been recording from his arms, and looked at the replay of the video. Feng Yu's face was still clearly photographed.

Hmph, don't you Feng Yu want to show your face and be known by too many people? I just didn’t let you do what I wanted. You ruined my life, and I will ruin your life!

Chapter 2083: Song Sibei?

"Director Feng, let me tell you the good news. We contacted the network monitor. Someone posted a video and dozens of photos last night, all about you, on a small website."

"It just so happened that the reviewer of that small website saw you, so I didn't dare to publish it and reported the matter. We just received the news, and then searched through the internet/network IP address and found the community, which was just right for monitoring Someone is now being sent to arrest the section of the road."

Feng Yu was a little relieved after receiving the call from the bureau. "Thank you, if you have any difficulties in the bureau, you can tell me."

"We are also serving the people, and we are also grateful to Director Feng for the materials donated for us, which greatly improved our case handling efficiency. At most half an hour, there will be results."

The mask man is very irritable, and the expected situation is completely different from this. I hired a few people last time, but they also failed. But now he has no money and can only do it himself.

He saw the card on the table and made a call: "Hello, Xiaoli, come to me, yes, come now."

After hanging up the phone, he took out a box of medicine from the drawer and swallowed a small blue pill.Since that incident, he has always needed medication. I have seen a doctor, and the doctor recommended this medicine to him, but this medicine was produced by Feng Yu's Company!

Xiaoli hung up the phone, her face reluctant.

At the beginning, I thought I met a triumphant man, who is not ugly. Although he is a little older, his take action is also generous. Later, this person seemed to be Failed in the stock market and lost a lot of money. Now he even sold his house and car.

These are actually nothing, but this person is a pervert, he can't do it, and he likes to beat people. If she didn't want to make enough money this year, she would not go back to her hometown earlier.

The man in the mask took the medicine and was waiting at home. There was no window in the room, and the room was full of smoke.

Dingdong~

The doorbell rang, hey, it was pretty fast.

He didn't wear any men's clothes with a mask, so he opened the door directly. As soon as the door was opened, a few special police officers wearing helmets rushed in and directly held him down, putting several guns on his forehead: "Don't move! "

"Ah~~"

The man in the mask let out a scream, and he improved a bit after taking the medicine, but this time he was directly on the ground. It seems that this time it is not just a mental illness, but also a physical problem.

A few people checked the computer and found the videos and pictures in the computer, so the wrong person was not caught.Some policemen saw the misery of the speech-brain man and found the problem. They also saw the medicine box on the table.

"Take it to the hospital first, you guys, stay to collect evidence, and this room is temporarily sealed off." The captain waved his hand, and someone was about to walk out with a mask man.

"Wait a minute, put me on a pair of trousers." Cold sweat oozes from the mask man's head, but even if the pain is so painful, he doesn't want to go out naked.

Someone put him on pants and a headgear, handcuffed him and pressed it out.

Xiaoli just walked to the gate of the community and saw several police cars parked downstairs.

"Eh, brother, what's wrong?"

"I heard that a resident on the third floor was taken away. Who knows what a serious matter was committed? Anyway, I see a lot of police in his house now."

Xiaoli looked at the doorway, and then heard that it was the third floor, then looked up at the window again, that pervert was caught?

With so many policemen, shouldn't that pervert be a fugitive~ What is it? Xiaoli turned around and went home at this time. She planned to go back to her hometown immediately and quit her job, but don't be implicated.

She thought about being caught by the police one day, but she definitely didn't want to get involved with any fugitives, so she should go home. Now she can open a snack bar with the money in her hands. It's a little harder and doesn't need to be sold anymore.An hour later, Xiaoli got on the train going home, and even threw her phone card, for fear of being found.

On the police car, the captain asked the man with the mask: "Name, age, and household address, why did you steal a photo of Director Feng?"

The mask man gritted his teeth and did not speak, but stared at the captain bitterly.

The captain looked at the man with the mask and said relaxedly: "If you don't get medical treatment quickly when you get to the hospital, it will hurt you to death. If you don't speak now, I won't call you the emergency department. I will ask you to queue up and wait. When it comes to you, it is estimated that you are already necrotic, and it may not be life-threatening at that time. It is to be removed. You should consider it yourself."

If you have the ability, don't talk about it. Anyway, if someone catches it, it's okay to interrogate slowly. I haven't seen the eunuch really!

The mask man wanted to hold back with his willpower, but he really couldn't help this kind of pain.

"I need a doctor, you can't abuse me! " When he becomes an eunuch, he would rather die!

"Boy, tell me honestly. If you are more patient with me, let's spend it and see who is worse."

"I, I said..."

Feng Yu was in the office/bureau with a cigar in his hand and didn't smoke for a long time. The phone on the desk rang suddenly, and he grabbed it: "Hello?"
"Director Feng, the person was caught, and the evidence is conclusive. And you can rest assured that our people did not evacuate. Neighbors upstairs and downstairs are also checking to see if there are any accomplices. But according to his account, he should be the one. People do it."

"Who is he and what the hell is he going to do?"

"He just wants your photos to appear on the internet/network so that you can be known to everyone. Then he thinks about destroying your reputation and destroying your family. It is said that he has enemies with you."

"He said that his name is Song Sibei and he is from Hong Kong. We are still thinking about how to deal with this matter. No matter how much he will not explain."

Song Sibei? The name Feng Yu has no impression at all.

"I'll go to the police ~ bureau to take a look."

"Not at the police station, at XX hospital."

hospital? The resistance was injured by the special police?

When he arrived at the hospital, Feng Yu knew what was wrong with Song Sibei. It turned out that he took the medicine and hit the ground, but it broke.

Listening to it made Feng Yu feel painful, this guy is unlucky, and Feng Yu will not pity him. Through the window of the ward, Feng Yu saw a completely strange face. He doesn't know this person at all.

"Can I go in and chat with him?"

"Yes, but I need someone to accompany me, I hope to understand." Bureau Zheng said.

Feng Yu nodded and walked into the ward.The person lying in the hospital bed is still waiting for the doctor to operate on him. The operation time is just fifteen minutes later. But when he saw Feng Yu walking in, he struggled with his handcuffs and struggled fiercely: "Feng Yu, why are you still alive! "

Hey, this accent is not like that of Hong Kong, but that of Northeast.

"When did I offend you? You seem to want me to die. What have I done to make you hate me so much?"

"You ruined my home, killed my uncle, ruined my life, I want to kill you! "

Chapter 2084: It's Him!

Destroying his home and killing his uncle, Feng Yu was at a loss. What is it about? When did I kill someone?

The policeman next to him kept peeking at Feng Yu with expression, and at the same time secretly regretted it. How did he know about this kind of thing? I shouldn't have rushed in just now!

"Song Sibei, isn't your real name? I listen to your accent. It's not from Hong Kong, but it looks like Northeast China. I am from Northeast, and I started making money in Northeast, but when did I harm you and Your uncle?"

"Feng Yu, how many things have you done, I am afraid you have forgotten it yourself? A high school student can ruin my life, how many years you can forget, I will not forget! " Song Sibei shouted.

Dangdang~

"Police~Comrade Cha, we are going to take the patient to the operation. If there is any problem, wait until he gets off the operating table before asking." A doctor came in and said.

The bureau rose in: "Take him to the operation first. Director Feng, this is the rule, I hope to understand."

Feng Yu waved his hand: "It's okay, I understand."

High school student, this person knew Feng Yu when he was in high school, and then contact his accent, so he is from Bing City?

Uncle, nephew, Song Sibei, Feng Yu had a bold guess.

He turned around and shouted at the hospital bed that was being pushed out of the door: "Song Xiaofeng! "Feng Yu saw the man in the hospital bed suddenly turned his head, his expression was full of fear, and then immediately turned his head, as if he was just curious about who was Song Xiaofeng when he turned his head.

That's right, it was him, Song Laosi's nephew, that a fish that escaped the net back then!

"Wu Ju, congratulations, caught an A-level fugitive~ criminal! "

The situation rose and looked at Feng Yu in surprise: "What did you say, that person just now, is a Grade A fugitive?! "

"Yes, his name is Song Xiaofeng, he is the nephew of Song Laosi who used to be rampant in Bing City and even the entire northeast. He said that I killed his uncle and destroyed his home. That's what he said."

"At the time Song Laosi was arrested, it has something to do with me. Many people once rumored that I reported it. I even bought the Government and cleaned up Song Laosi."

"This Song Xiaofeng also has a lot of cases in his body, and some of them involve human lives. I didn't expect to ran to Hong Kong and became Song Sibei." Does this name miss the north? Unfortunately, he may never dare to go back.

The bureau immediately arranged for someone to check in the system, and indeed there was a wanted order for Song Xiaofeng. He overjoyed at unexpected good news, but he didn't expect to help Feng Yu, but he even got such a credit! "You guys, watch him, if he's a little bit wrong, you don't just take off this suit! Tell the bureau immediately, send three more, no, send five people over and watch him firmly!"

After knowing it was Song Xiaofeng, the stone in Feng Yu's heart completely fell to the ground. It is said that there may be some people whose business may be bad because of Feng Yu's Company, but there will not be such a big hatred.

But in fact, had it not been for the appearance of the little butterfly Feng Yu, Song Xiaofeng would have been killed by the Cripple King long ago, and could he live for so many years?

For so many years, I don’t think I’ve done anything wrong, but I still think of revenge. People who don’t know how to repent, death cannot wipe out the crimes!

Feng Yu immediately grabbed the phone and called Li Na: "Wife, it's okay. I caught it. It was Song Xiaofeng, the nephew Song Laosi ran away. Well, I will go home now."

One hour later, in a certain hotel box.

"What are you talking about, Song Laosi's nephew caught it? He wants to attack you?" Wen Dongjun had a piece of braised pork in his mouth and forgot to swallow it.

Feng Yu raised the cup: "Come and walk with me. It's not him. I actually think that I ruined his life. Not to mention that he is breaking the law. Besides, Song Laosi was your father-in-law who led the arrest, okay? "

The arrester was Zhang Han's father."Hey, if it weren't for my father-in-law, you wouldn't have been ruined by this Song Xiaofeng for a lot of money. You have to thank my father-in-law. By the way, I have to tell my father-in-law about the good news. Talk to me." Wen Dongjun went to catch the phone.

Zhang Han held his hand and said, "First accompany Feng Yu to drink at the bar. At this point, my dad should do Tai Chi downstairs. It will be the same if I tell him during the day, otherwise he will definitely not sleep tonight.

Song Xiaofeng was caught, and Zhang Han was also very happy. He ran away from this important criminal. It has always been her father's heart knot.

"Let me tell you, this Song Xiaofeng is a bit miserable now, maybe before he is shot, he will be a eunuch for a while! " Feng Yu couldn't help but say after drinking.

"Huh? Did you find someone to beat him?" Wen Dongjun looked curious.

Feng Yu gave him a white look: "Am I? He happened to take medicine when he was caught..."

"Puff~~hahahaha~~This is too bad. But on the other hand, this is considered to be good luck for him, otherwise he will die faster." If there is no injury, the sentence must be faster. The evidence is enough for Song Xiaofeng to die several times.

The next day, Zhang Han's father laughed happily and ate an extra bowl of rice at noon. This case can finally be closed!

...After stepping off the operating table, Song Xiaofeng began to be questioned. His fingerprints have been collected and compared, leaving him no way to deny it. He also confessed that he had found someone to kill Feng Yu several times, but Feng Yu's security was too tight. Later, I wanted to expose Feng Yu's appearance, so that Feng Yu's life was also disrupted, and then I made some unreasonable charges, buckled Feng Yu's head, and made Feng Yu stink.

At this time he regretted a little, and shouldn't think of revenge. If he did not take revenge, no one would have thought that he was the original Song Xiaofeng based on his current face. He has lived in mainland for such a long time, hasn't nothing happened?

I also blame Feng Yu. If he hadn't heard that Feng Yu made a lot of money in financial investment, he would not have invested all his wealth in it, and he would not lose money.

At least he still has a few million, enough for him to live a lifetime comfortably.

With Feng Yu investing in finance, his net worth can continue to rise, or even double. And he invested in finance, but only bought some futures. Why did he lose money?

He feels that Feng Yu is his nemesis. The two major changes in his life are all because of Feng Yu. When his uncle was arrested, Feng Yu must have reported it.

Feng Yu has done so much charity over the years, fake, it is hypocritical, that is to cover up his uncle who harmed me in the first place!Song Xiaofeng began to pour dirty water on Feng Yu constantly, hoping that the police will deal with Feng Yu. It's a pity that he doesn't have any evidence at all, everything, even his guesses.

He knew that he could not escape the death penalty and wanted to pull Feng Yu into the water. He also wants to meet Feng Yu again. Unfortunately, Feng Yu is not interested in meeting him at all. What else is there to see such a person?

Less than a month later, Song Xiaofeng was sentenced and then executed immediately. At this point, all those people who were rampant in Bing City that year have been put down.

Chapter 2085: Management Changes

At the end of the year, Feng Yu looked at the financial statements of the two corporations and was very satisfied.

The revenue of each subsidiary Corporation has increased significantly. Wind & Rain Consultation and Taihua Consulting have still invested in gold and crude oil in the past two years, but the stock market has become the main profit growth.

The impact of the economic crisis has passed, and the economies of countries that have been severely affected have begun to recover. Some Corporations whose stock prices have fallen sharply have now revived. The stock prices have continued to grow, and Feng Yu has also made a lot of money.

In particular, Feng Yu's own subsidiary Corporations, Wind & Rain Consultation and Taihua Consulting had bought these Corporation stocks. As the Corporation's business performance is getting better and better, the stock price has risen higher.

Companies such as Lenovo Group, Lenovo Kingsoft, Bing City Pharmaceutical Group, Great Northern Granary Group, etc. that have gone out of China, are particularly satisfied with the performance of Feng Yu.

At one time, China was the market for global companies to compete, but few Chinese companies could go out. Nowadays, not only Feng Yu's Company, but also some other state-owned enterprises and even private enterprises have gone global and are developing very well.

Nowadays, not only the cars of Bing City Machinery are exported abroad, but also the cars of several auto companies in China are exported to Southeast Asia, and even to Europe and the United States. The speed of development is beyond the imagination of many people.Feng Yu personally "designed" the appearance of several models, and gave them to Mike Liu after they perfected them, and put them on the market, which was especially popular.

Unconsciously, Wind & Rain Design Co. has also become the world's number one design corporation, with the largest Chief Planner/Designer in the world, the highest turnover, and the highest profit.

At the beginning, Feng Yu only invested a few hundred thousand. Now the value of this part of the shares has reached several One billion RMB, which has increased by ten thousand times!

Corporation is making more and more money, and Feng Yu is donating more and more money. Schools in every city in China have more than one Taihua building. In some schools, Feng Yu also donated the entire laboratory building, including many expensive laboratory equipment.

China's educational resources still cannot be compared with those in Europe and America, but the gap is gradually narrowing. Feng Yu believes that, perhaps in another fifty years or not, China's educational resources will be the same as those in Europe and the United States.

Because more and more talents are now willing to return to China, which is like more than 20 years ago when many people were unwilling to return after they went abroad.

On the one hand, the domestic living conditions and income cannot be compared with foreign countries, and there are also reasons why the domestic scientific research environment cannot be compared with foreign countries. You want to do some experiments and don’t have equipment at all.China is not only rich now, but there are also many places that attract those talents. For example, China is a country where guns are banned, and it is safer. For example, China has the richest man in the world who likes investing in novelty things. Investment is definitely more generous than others.

The company has developed very well, but there is also a problem that makes Feng Yu a bit of a headache. Feng Yu has long considered this problem.

Zong Qingxian and Liu Chuanzhi both plan to retire. The two originally discussed that they would keep one for another five years, but now both of them are not in good health and cannot take on too heavy a workload.

So they discussed with Feng Yu that they wanted to resign from the positions of president and CEO within one year. If necessary, they could retain the board member/director seats. If they don't need it, they plan to be a consultant directly.

In fact, there is another person in Taihua Holding Group who is suitable, but he has not agreed before, and that is Fu Guangzheng.

Fu Guangzheng is regarded as one of the first people to cooperate with Feng Yu. He has no shortage of ability and contacts. He has always been a board member/director and vice president of Taihua Holdings. He is very familiar with Taihua Holdings' business.

However, Fu Guangzheng is going to inherit the Fu family's property, and the Fu family is not a small family. Now, including the assets of Fu Guangzheng and Fu Guangwei, the Fu family in Hong Kong is no worse than Li Chaoren's family. The assets are definitely tens of billions of dollars.The helm of a family in charge of tens of billions of dollars in assets, his own work is very much, he is worried that there is not much energy to manage Taihua Holdings, it is not that he is unwilling.

His main asset is also Taihua Holdings' shares. But he felt that Feng Yu could manage it by himself, besides, there was Wu Zhigang.

Two days ago, Feng Yu went to Hong Kong again and talked with Fu Guangzheng in person. Wu Zhigang is pretty good. He has almost exercised his abilities, and now he has enough prestige. However, Taihua Holdings has always been separated from the president and the CEO, and there are really many subsidiaries under the company. The scope of business is too wide. If you are alone, it is too much. busy.

It is not that Feng Yu is unwilling to give two salaries to one person, but this way, not only Wu Zhigang's energy may be insufficient, but it may also cause hidden dangers to the development of the Corporation.

Feng Yu usually doesn't care about the Corporation. In case of a wrong decision, the loss will be too great.

Fu Guangzheng did not give Feng Yu a definite answer at the time, but he also saw that Feng Yu would rather let Wu Zhigang hold two positions by himself than manage it himself.

Feng Yu has become accustomed to throwing his hand at the shopkeeper.Fu Guangzheng mainly needs to discuss with Fu Rongqi and let the uncle give him an idea. The helm of the Fu family is definitely Fu Guangzheng, not someone else. This matter is also related to the future of the Fu family.

It is not just the retirement of Liu Chuanzhi and Zong Qingxian, but also many senior executives of the Corporation, who are now at the retirement age. Many people love power and do not want to retire.

But there are many people who are not too fond of power, and when they reach their age, they are like enjoying life. There is no need to go to work on time every day, no need to read so many documents, no need to make so many important decisions, and no so much pressure.

For example, Li Jingwei, Duan Yongping, Shi Dazhu, their age is not too young, they also have the idea of retirement. Of course, they don't want to retire completely and are willing to work as a consultant in Taihua Holdings.

These people are not the board member/director of Taihua Holdings, but they have all served as vice presidents of Taihua Holdings. In many respects, they are still very capable.

With so many executives to change all at once, Wu Zhigang is most worried about. He is ready to become president or CEO, but you people can’t retire all at once. Why have to wait two years for me to choose the right person in charge of the company?Yes, you all recommended your successor, but you always want me to check it out. Some people are exceptionally good when they work as deputy, but let him be a hand, it will expose many shortcomings.

For example, lack of courage, indecision, such as limited thinking, unable to consider the whole thing, and so on.

But those people are indeed getting older, and they are not short of money. Forcibly keeping them, Feng Yu couldn't bear it. So Feng Yu discussed with them and asked them all to become consultants of Taihua Holdings. The salary is not high, and when they encounter problems, they can also go up.

Looking at the list of applications for conversion to consultants, Feng Yu sighed. Is this consultant team a bit too large?

Chapter 2086: Target Future

Fortunately, a day later, Fu Guangzheng replied, agreeing to be the president of Taihua Holding Group, and Wu Zhigang would be the CEO. With Fu Guangzheng taking the burden, Liu Chuanzhi and Zong Qingxian can retire together.

Jiang Wanmeng, Xu Lihua, Li Dafu, Yang Yuanqing, etc. are only about 50 years old, and they can still work for ten years. After ten years, a group of new executives should be cultivated.

As for the other companies, there are also suitable successors, Feng Yu selected together with them, for a one-year inspection period. During the inspection period, there is only salary, no stock awards, and they will not be allowed to enter the Board of Directors controlled by Taihua.

For those executives who applied to become consultants, some Feng Yu signed and agreed, while others temporarily rejected them. Feng Yu called all those who were rejected and asked them to wait another two years.

Some senior executives in their sixties are about to retire. Feng Yu is not very good at stopping them. Those in their early fifties who have no problems with their health, just stick to it.

If you don't want to be too tired, you can give your deputies more power, but they still need to control the general direction of the Corporation. It won't work until a person who is capable and able to live is cultivated.

The frequent replacement of executives at Taihua Holdings has also caused some changes on the Wind & Rain Holding Company group. Those corporations are fine, many of them are youngsters themselves, even younger than Feng Yu.But Kameido Masao, Hajime Yagyu and others are old and they don’t have so much energy. Hajime Yagyu was the first to talk to Feng Yu, intending to semi-retire as a board member/director and consultant of Wind & Rain Holding Company and resigned from the positions of Vice President of Wind & Rain Holding Company and Chairman of AIWA. The chairmanship of AIWA Corporation was handed over to his deputy. The third son he valued most became the president of the Corporation.

Kameido Masao no longer plans to serve as the president of Wind & Rain Holding Company. For this position, he recommended Amazon's Bezos. Bezos agreed to serve for five years, but after five years, he also plans to semi-retire, so it is a smooth transition.

In fact, Feng Yu didn't want Bezos to hold this position for a long time because he didn't trust enough. Although Kameido Masao is from Japan, his worship of Feng Yu is from the inside out.

Ralph was also cultivated by Feng Yu, and Feng Yu knows the basics of it. Fortunately, some of the middle-level managers he cultivated can now move to a higher position. Five years later, it would be nice to change to a Chinese partner with Ralph.

But as long as Feng Yu is still alive, the Corporation will not be chaotic, and no one can subvert Feng Yu's power. It doesn't matter if Feng Yu retires or doesn't send any news for a long time.With Feng Yu, investors have 100% confidence in Feng Yu's Company, because Feng Yu will never lose money when investing! In the short term, it looks like a loss, but in the long term, it is definitely profitable.

As long as Feng Yu is alive, there will be countless people, waving checks and cash, eager to invest in Feng Yu's Corporation, but most of them do not have this opportunity.

Some listed Corporation stocks continue to rise and they simply cannot buy them. And there are many companies that are not listed at all. Even some of the companies that performed very well on the market were suddenly delisted.

How many investment institutions have put pressure on Feng Yu's sub-Corporations through various media, saying that such a Corporation should be listed and subject to public supervision, but Feng Yu simply ignored it.

Why don’t your military~factories go on the market and accept public supervision? Besides, it must be okay to be listed on the Corporation? Are there still few listed companies that went bankrupt? How many investors have been deceived, leading to heavy losses.

Besides, my Corporation is not short of funds, why must it be listed? Which law stipulates that the Corporation must be listed?

The senior executives of Wind & Rain Holding Company also changed a batch within a few months, and only announced them on the company's official website. Although the two holding groups are not listed companies, we should also let everyone know that their executives have changed, and those who want to cooperate should not find the wrong person.During this time, Feng Yu often flew to various parts of the world, one to check the work of those subsidiaries, and the other to make some new investments. But the most important thing is to formulate a long-term development strategic plan with those subsidiaries.

For example, Amazon requires how much its annual turnover and profits increase, how much its membership grows, and how much its business scope increases. This is of course a range, which can be a little more or a little less, and should be adjusted according to the market environment and competitors.

However, blind expansion is strictly prohibited, frantic mergers and acquisitions expansion by issuing additional stocks are strictly prohibited, things that violate international laws are strictly prohibited, and vicious competition with Wind & Rain Holding Company and Taihua Holdings' subsidiary Corporation is strictly prohibited!

There is absolutely no problem with healthy competition. For example, IT companies such as Amazon, Google, Alibaba, Wangyi, and Penguin are all developing cloud technology. They have formed a small group that mutually licenses mutual patents, and they are also competing to form exclusivity. Other companies that want to compete lose their competitiveness.

No matter whether it is technology, capital or brand, no other group can compare them. Even many people are saying that now the entire ITCompany, Feng Yu has the greatest right to speak, and may even have more than half of the right to speak in the future, to achieve a de facto monopoly on this industry!But this is just a prediction. What's more, how can it be true? According to the laws of various countries, if a company violates the monopoly law, it must be punished and forced to split. However, Feng Yu's sub-Corporations are relatively independent in themselves. How can they be split?

As long as you do not use your monopoly position to maliciously exclude competitors, then there is no problem. Which company of Feng Yu has no competitors?

Even some of these opponents are temporarily superior to Feng Yu's Company. It's just that they belong to different investors, and the major shareholders of these Corporations happen to be Feng Yu.

No one says that companies cannot form a strategic alliance. Microsoft and Intel are still strategic alliances, and companies such as Sony are also alliances with them. Have they ever been severely punished for this?

These sub-Corporations invested by Feng Yu, as long as they don't do too much, then there will be no problems. What Feng Yu requires is that these sub-companies guarantee a certain market share growth every year, and if they cannot grow, they cannot have too much decline.

Industry Boss, to ensure the status of Boss. It’s not from the Boss. You have to find a way to get to the throne of the Boss. These Corporation executives represent not only themselves, nor Feng Yu, but also other investors of the subsidiary Corporation and all employees of the subsidiary Corporation.Corporations can have individual labels, such as Lenovo for Liu Chuanzhi and Wahaha for Zong Qingxian, but any company does not belong to a person. The Corporation earns a lot, and all those who create value for the Corporation should also earn more money.

Feng Yu warned everyone that the most important thing is the concept and technology. It is necessary to consider the problem from the perspective of consumers, understand what consumers want, and strive to be the best in order to truly gain consumer recognition.

As long as you stick to these, they will still be in their hands in the future!

Chapter 2087: He Is Legendary (the Finale)

Five years have passed, and China's total income is very close to that of the United States. Many people are even saying that maybe in five years, China's GDP will truly exceed that of the United States.

Zhang Ruiqiang leaned back on his chair and watched the news on the internet/network. Now the internet/network is extremely developed. The resumes of these people can be clearly found online.

Many netizens say that he is a legend in China, even including many foreign netizens. Because Zhang Ruiqiang has participated in several eras, including the change of China's ruling concept, the reform of the Company, and the take-off of China's economy, all of which have played a very important role.

Now that he is about to retire, he occasionally thinks back to his past. During the years he has worked, there is always a figure in the most impressive moments.

It’s just that this figure is constantly changing. I first saw it as a high school student, then became a young company, and finally became the most mysterious and richest man in the world.

Occasionally thinking of a few moments, a knowing smile, there are many things that make him unable to help thinking. Everyone says that Zhang Ruiqiang is a legend, but that person is the legend in his eyes!

Li Chaoren has now officially retired, and companies such as Hutchison Whampoa and Cheung Kong have smoothly transitioned to the hands of his eldest son Li Zeju. Those old friends are also very supportive.In fact, before he retired, some old friends have already retired, and many senior executives of the Corporation have replaced them with younger faces.

With the Corporation, he invested heavily in the UK and became the second largest single overseas investor in the UK. He has a significant influence on the people's livelihood in the UK.

His dream was completed, and then it was handed over to the child. He played with one's grandchildren while eating candy at home and was very happy.

As for this son Li Zekai, although he did not give any shares to the Corporation, he left a large amount of cash. At the same time, with the help of some of his contacts, he also helped him get a good development.

What satisfies him most is that this second son has a very good relationship with that person. He is firmly in front of the board member/director, senior vice president of Taihua Holding Group, and other investments.

The only thing that made him dissatisfied was that the love life of this second son was still so uncertain. Fortunately, the child already had it.

Many people say that Li Chaoren is a legend, not only a Chinese legend, but also a well-known figure in the world. But let him say that the youngster, who started from scratch in just over ten years and easily surpassed him, is the best business wizard he has ever seen, and the greatest legend.Liu Chuanzhi leaned on the rocking chair at home and listened to his favorite Peking opera. After a while, he made an appointment with Zong Qingxian, Ma Yun, Shi Dazhu and others. This time he wanted a shame and returned with a big victory!

After retiring, he fell in love with Texas Hold'em, those competitive sports that consumed physical strength, he didn't play much, such as golf, his physical strength could not keep up.

But this kind of brain training game, he really likes it. Occasionally he will play chess and mahjong. He basically didn't interfere with the Corporation. Those youngsters, with their own ideas, will lead the Company to a better future without the need for him as an old man to intervene.

But his daughter Liu Qing has also started her own business. With the investment from him and Taihua Consulting, he established a technology company that is engaged in taxi-hailing software. Now it is developing very well. It has successively received investment from Ma Yun and Ma Huateng. Now it has become the world's second largest O2O taxi-hailing company The development of the platform is extremely fast.

Many people persuaded him to write a memoir and pass on some of his lessons to the youngster. The best-selling is certain, but he did not agree.The most important thing is that he feels that his life experience is not very helpful to the youngster so far. For example, WeChat, he can't think of it. After using it, he likes it more than OQ. Usually, he has an appointment with a card game or a dinner. Yes, they all use this. If he were to lead Penguin, perhaps WeChat would not appear.

And he didn't think he was legendary enough. That talent was the most legendary. That person said that he would never write books about memoirs, business strategies, etc. What qualifications did he have to write?

Zong Qingxian went out, the driver drove him to a private club in the suburbs of Beijing, ready to fight today's card game, by the way, reunite with old friends.

Now Wahaha has become the world's third-largest beverage brand, second only to Kekou and Pepsi, and surpassed the beverage brands of Tata Group. The annual profit is an astronomical figure. But few people know how much it is, because Wahaha is an unlisted Corporation.

His daughter also became the Chairman and President of the Wahaha Group. This was recognized by other board members/directors of Taihua Holdings, and that one was also supported.

With so many capable executives to assist the Corporation, nothing will go wrong. His daughter was also the first person to inherit the power of his son Corporation.The one promised at the beginning that if his daughter is good enough, then taking over Wahaha is definitely not a problem. Sure enough, that person never broke his promise.

Some people say that he is a legend in the beverage industry. At a time when the Liangle Group was developing so vigorously, there were many companies competing in China, and he still led Wahaha to rapidly develop to its current scale.

But he wanted to say that he is not a legend, that one is a legend, without that one, Wahaha would not have achieved what it is today!

Li Mingde is lying on the bed in the nursing home. There is nothing wrong with his body. He just comes to check and treat him regularly every year.

He is still concerned about the Bing City Machinery Manufacturing Group, but he has already given up any opinions. Under the leadership of Li Dafu, the company has developed very well. The sales of agricultural machinery, motorcycles, electric vehicles and bicycles are all very good, and the growth of car is faster.

Cars are now selling well in Europe and the United States, and their global rankings have increased year after year. Although many people say that this is due to the outbreak of the China car market, but the market has broken out, why can't other car companies compete with them? It still means that their car is well done and everyone likes it.

Didn’t the rise of Japan car start from the explosive growth of their home country’s car market?Many people put the credit of the Bing City Machinery manufacturing group on him, and said that the rise and take-off of Song River car was his credit, and he was the founder.

But he knew very well that all of this was due to that person. Without that person, based on his ideas at the time and the technology at the time, it would be impossible to have the current status.

Some people say that he is a legend in China's machinery industry, but he wants to say that the legend belongs to that person.

And the legend in their mouths is feeding a little girl at this time, this little girl looks very much like a Russian female star.

Putting down the tableware, he turned on the tablet and looked at the sales statistics of the new generation of operating systems. This time, is it finally surpassing Microsoft?

He sent a WeChat message to Brother Ki. We succeeded and finally stepped on Microsoft!

The other party quickly replied: "Hahaha, I know, the world's number one, sooner or later is our Lenovo Kingsoft. Wait, I will find you for a drink! "

He hasn't updated his social software for a long time, and he has never appeared in the media, but his legend never ends...

PS: The finale is over. The new book has come out, "The Adventure of Domestic Animation", a very interesting story. Let's go and see it. It's not thin.

Chapter 2088: Extra: Li Chiyuki

"The time is almost here, you just stare."

"I'm staring, don't talk. Yes! I got it, Wind & Rain S12+ I got it! This is a limited edition signed by the international superstar Elena. There are only 10,000 units worldwide. This one belongs to me! " A student-like person Jumped up and shouted.

"Wow, you are very lucky. By this point of mine, it shows that it has been robbed! This is a limited edition, and it can be doubled if you change hands! " The classmate looked envious.

"Change hands? I won't change hands, I will use it myself! Go out and hold this, what a face! " Those who drive the Jiebao sports car, not necessarily!

"Do you use it yourself? Are you willing? This is a limited edition, 9999 yuan per unit. How much do you spend on living a month! "

"I got the Taihua scholarship last year, 10,000 yuan! "

"Okay, your kid didn't entertain the guests. This time I grabbed a limited number of mobile phones. You must treat me to Quanjude! " The classmate feigned annoyance, posing as if he was a big eater.

"Okay, all the living quarters/dormitory are called. Zhihang, please inform Liangzi, tomorrow Quanjude, let's all the six living quarters/dormitory brothers go! "

Li Zhixing raised his head: "Can you not go to Quanjude?"

"Quanjude you don't want to go, but what more high-end place do you want to go? By the way, how about your kid chasing the department of journalism?"Li Zhixing shook his head: "Forget it, I don't want to chase."

"Zhihang, don’t be discouraged. Didn’t I tell you that there is a kid who runs a Shanghai car is also chasing after him? They are rich~Second Generation, and there is a logistics station at home! Although your family is also a business, But it can’t be compared with others. This person is irritating to compare with others.”

Li Zhixing looked indifferent: "I'm not discouraged. What I said is that I don't want to chase. I think Liu Jingya from the Academy of Finance and Economics is good. I plan to chase her."

Even if you have a logistics station at home, you are rich~Second Generation? Even if you open a Shanghai car, you are rich? That's it, what can you show off? And why do these guys have to go to Quanjude, can't they go to other stores? Quanjude, he often goes, and he has eaten all the dishes there.

Didn’t you just grab an Elena’s signature phone? Is it so exciting? Elena, can be regarded as my little aunt, let alone the printed signature on the phone case, how many signatures do I want?

The roommate stopped persuading, thinking that Li Zhixing was trying to save her face.

Although I heard that Li Zhixing's family also does business, it doesn't matter what he usually wears. I just think this kid always buys some of the latest electronic products, but many of them are definitely fake. They are not listed. Where did he come from?This Li Zhixing, if he doesn't brag, he is a good person. It's all about bragging, it's endless. He has seen the richest man in the world, and he has even rode on his neck. What do you know about the richest man in the world?

He also said he has visited famous tourist attractions all over the world, do you know how much it will cost! Not to mention foreign countries, even domestic, how much does it cost to visit those famous attractions?

Your family is a small business, so what kind of big money is it? Why, your family's money can't be spent?

The thing that made them think Li Zhixing could pretend the most was that a classmate had cancer last month. This kid didn't donate a penny and said he had contacted Taihua Hospital in Beijing.

How to contact, call 120!

Taihua Hospital, how many people have brand names every day?

In the end, the female student did enter Taihua Hospital for treatment, because it was discovered early and can be cured. This kid actually brags to them that he contacted him, and that it was his face to avoid medical expenses. That was discovered by the Taihua Charity Fund. Is the female student who actively contacted, OK?

Li Zhixing also knew that his classmates thought he was particularly bragging, and he was too lazy to explain. Uncle said that the more explanations, the more troublesome it becomes.And once the identity is said, I am afraid that the love of classmates will be easily perishable. Not everyone is so heartless like Uncle Dongjun.

Compared to Uncle Dongjun, Li Zhixing finds Kirilian Kebo more interesting. He plans to go to Moscow University as an exchange student next year. It must be very fun to get there.

He is reluctant to go to Western Europe, the United States, Hong Kong, Tokyo and other regions. There must be someone arranged by his uncle to take care of him. It's better for Moscow. Uncle Kirillian must ask Uncle Kirill to take care of him. Days were much more fun.

It's just that he wanted to go hunting in the African savannah with Kirilian Kober several times, but his family did not allow it. The younger brother of Kirilian Kobo's family, Alexander, has been hunting in the prairie when he was eight years old!

Fortunately, his family has no restrictions on his feelings, allowing him to fall in love freely. What he worries most is what if he has any dad or uncle's business partner, what to do if he wants to marry his daughter.

What he hates most is those girls who have a temperament and princess disease. He likes girls to be more well-behaved, and it doesn't matter if they love money, anyway, his family has money.

Before he went to college, he learned investment from his uncle. With a principal of 100 million yuan, not only did he not lose out as his father thought, but he quickly made tens of millions.But my dad said he was opportunistic, because he bought the uncle to invest in those Corporation stocks. But knowing that those Corporation stocks are going to rise, shouldn't you buy them?

Although Li Zhixing was always taught by his uncle since he was young, he regarded his uncle as an idol. He felt that his uncle was so good at everything, as if there was nothing his uncle could not do.

He also thought about surpassing his uncle one day. But later I discovered that it was not realistic to surpass my uncle in money. Although his uncle no longer appears on the Forbes list, everyone still admits that his uncle is the undisputed richest man in the world, not Kirilian Kobe.

As for the others, the assets of the last few people added together are not as large as those of the uncle alone.

The money is no more, but you can have other things. He is taller and stronger than his uncle. Uncle is a college student, and he has to go to graduate school at least.

If your uncle is proficient in two foreign languages, English and Russian, he must be proficient in at least three! Uncle hasn't published any books, he wants to publish one. My uncle only wrote songs and sang very averagely. Not only did he write his own songs, he also had to release an album, and he would act in movies in the future.

Uncle doesn't like being known by too many people, but he has to be known by many people. Uncle's name is only known by the vast majority of people in the world. He wants to be known by everyone in the world!In the future, I will be the first internet celebrity, the best internet celebrity in the world and the most popular internet celebrity!

There is another important point. Uncle has three wives, but he knows this... He wants at least four, more than uncle!

Chapter 2089: Fanwai-Li Zhixing (2)

"Zhihang, don't lean on someone else's car. The owner must be unhappy when he comes back." The roommate gave Li Zhixing a hand. That's a Song River extension car. Not all people in this car have to be big bosses.

"Eh eh eh, what are you pulling me to do? Get in the car." Li Zhixing stretched out his hand and opened the door of the car.

The roommate looked at Li Zhixing dumbfounded. Isn't this a joke? One day, he can ride such a good car?

"I rented it. The manager of the car rental agency is my cousin. It costs 1,000 yuan for half a day and has a driver. It's very cheap, right?" Li Zhixing was also a little depressed. He just asked people to send a car over. It's actually this extension car that came here

The roommate breathed a sigh of relief, and complained at the same time: "Zhihang, your kid is too extravagant. One thousand yuan is enough for us to eat a big meal. Okay, it looks like we are going to bankrupt you today."

Although he said that, he got into the car quickly. He had only seen this kind of extension car, and had never been in it. The other roommates got in as well, and everyone looked excited.

"Everything in the car is included. Take what you like to drink."

"Zhihang, forget it, let's take a look, so your cousin will be very embarrassed." The thousand yuan package driver also includes the drinks, how is this possible!Li Zhixing didn't say much, the car quickly drove to Quanjude. Everyone got off the car, no one noticed Li Zhixing waved at the driver.

The Manager of Quanjude XX store heard the report from his subordinates that Li Boss's car stopped at the door, and he quickly came down to meet him. I didn't see Boss Li, but I saw Young Master Li.

Li Zhixing shook his head at the horse Manager vaguely. The horse Manager stopped, called a waiter next to him, and confessed a few words.

Li Zhixing, they were sitting in a corner of the lobby. When the waiter handed over the menu, he said: "You are so lucky, because you are the eighty-eighth customer today, so buy a set of roast duck and get a set free."

"Oh, I didn't expect such good luck. Then I will order a set of roast duck first, and order this, this, and this. A large bottle of Refreshing Coke, and then two bottles of Great Northern Granary." Since there are two roast ducks. Yes, he can save a lot of money today, so he was not vague when ordering wine.

"Zhihang, your kid really doesn't chase Ma Siyan from the news department?"

The boys are sitting together drinking and bragging about sports, games, or girls.

Li Zhixing shook his head: "Stop chasing, not to mention, I want to chase Liu Jingya from the Caiyuan."

"You, if you keep the money you spent playing games to chase Ma Siyan, you wouldn't have caught up long ago."
"That is, you kid play a game, really willing to spend money. You don't have a girlfriend. After you have a girlfriend, you will know which one is more attractive to you." A roommate said with raised eyebrows.

"Hush~~Look at who it is, is it Ma Siyan?" They were still blowing, and Liang Zi suddenly pointed in one direction.

"Well, it's her." Li Zhixing glanced at it, then stopped looking, his face didn't care.

The roommates looked at each other, but Ma Siyan followed, isn't it the kid driving the Shanghai car?

"Siyan, this Quanjude is not only roast duck, but also many dishes are very delicious, you look at the menu and order whatever you want."

Ma Siyan was a little absent-minded. To be honest, the boy next to him was not as good as Li Zhixing in appearance. But the living quarters/dormitory classmates all persuaded her to choose this boy, the family is better, and she will not suffer hardship in the future.

The food they ordered came up, and the boy began to look for topics: "Hey, who do you think is the extended Song River outside? The cheapest car is several million. When I have money, I will buy it too. One."

Seeing that Ma Siyan was not interested in this topic, he saw that he wanted an "acquaintance".

"That guy over there is the kid who keeps chasing you? The management department, right? I'm impatient at all, and looking at him, the family must be poor."
"Okay, let's eat." Ma Siyan felt that this was a bit too much, but the two had just started dating and she would not lose her temper directly.

Chapter 2090: Extra --- Yi Chiyuki 3

As the name suggests, Liu Jingya doesn't talk much, giving people a very quiet and elegant feeling. Although the appearance is not extremely beautiful, it is definitely not an exaggeration to say that it is a beauty.

Many male classmates chased him, but they couldn't get her heart. She always felt that the person who hit him hadn't appeared yet.

Just when I got off the living quarters/dormitory building this morning, I saw a male classmate walking towards her with a bouquet of flowers.

"Liu Jingya, hello, my name is Li Zhixing, from the management institute, this bouquet of flowers is for you."

Liu Jingya frowned as she gave flowers again. She didn’t like this method very much. She always felt that flower but no fruit, especially flowers placed in living quarters/dormitory, might fade in a day or two. She didn’t like that kind of withering. a feeling of.

"Don't like it? It doesn't matter, then you can give it to others. I also have two tickets for the musical. They belong to the international superstar Elena. I want to invite you to listen."

musical? It was Elena's, which made Liu Jingya a little moved. Elena seldom came to China. At the beginning, she was the hottest foreign female artist in China, but suddenly she stopped coming to China to participate in any activities. She returned only in the past two years.She likes to listen to musicals very much, and the combination of music and plot can particularly move her. Most of the boys invite her to watch movies. Even if they know that she likes listening to music, they also invite her to watch concerts by pop singers. How does Li Zhixing know that she likes musicals?

Today is the weekend, originally she wanted to go to the library. But now, she changed her mind.

"Please get in the car." Li Zhixing opened the door and made a please gesture.

Liu Jingya stared blankly at the car in front of him. This is the new high-end car from Song River. Great streets and small alleys are all advertisements for this car. It was only released last month. Why can Li Zhixing drive? This kind of car?

While driving, Li Zhixing looked up and down at Liu Jingya, making Liu Jingya look at herself a little bit not knowing what to do. Is there something wrong with her dress?

The car suddenly stopped. Liu Jingya looked up, with a flustered look on her face. Why did she stop at the hotel entrance?

Li Zhixing smiled: “Don’t be nervous, it’s just a place to change your clothes. I’m not saying you don’t dress well, but the musical. Everyone is wearing a dress or something. The dress in the back seat is for you. of."

Li Zhixing got off the car, the female foreman in the hotel lobby came out and led Liu Jingya, who was still a little confused, to the President suite upstairs.Liu Jingya took out her skirt and looked at the trademark, and she knew that it was a top international brand, and that pair of shoes and handbag were all top brands. She had only heard of it, and had never seen it before.

After all of them were replaced, Liu Jingya turned to the mirror, she really liked it. But I was a little worried. How could this Li Zhixing be so rich that he had never heard of it before in school?

And it is rumored that the rich and young are more spend-hearted. Will the other party just play for fun?

The anxious Liu Jingya still came out. After getting in the car, Li Zhixing didn't say a word, but Liu Jingya's inner heart thoughts more.

Why doesn't he talk to me? What was he thinking about? After watching the musical, what does he want to do? Will he make excessive demands?

When entering the theater, many people were in large numbers of Liu Jingya. People depend on clothes, and Liu Jingya's dress like this has become even more eye-catching.

Many people looked at Liu Jingya’s expression, full of desire~ Hope, such a beautiful chick, and such a good temperament, who is the kid next to him?

Liu Jingya listened to a musical as if drunk and stupefied. She likes Elena so much. She is indeed a superstar who has exploded all over the world. The performance is very lively and her voice is absolutely amazing!She inner heart thought, if one day, she could come to this theater to sing a song, just sing one, she would be very satisfied.

Of course, she wants an Elena signature even more now.

"You like her very much? Then I will take you to take a photo together." Li Zhixing said casually.

Liu Jingya looked at Li Zhixing like that, even if you are rich, Elena is not an ordinary singer, and autographs are hard to get. You still want to take a group photo?

"Let's go, let's go backstage." Li Zhixing took Liu Jingya's hand. Liu Jingya had forgotten to break free. When she saw Li Zhixing, she really took her into the backstage. The security guards along the way didn't seem to see They are the same.

This is impossible! This is the top private security Corporation in the country, Wind & Rain is responsible for security. How could the two of them come in so swaggeringly?

"Aunt Elena, my friend wants to take a photo with you."

"Zhihang, is this your friend? It's so beautiful."

Liu Jingya was stunned. What did Li Zhixing call Elena just now, auntie?

And when Elena saw Li Zhixing, what happened when the elders saw the expression of the younger ones? Are they still relatives? Elena is from Russia!Elena made a gesture, and her assistant ran out, and when they took the photo together, the assistant came in with a box.

Elena opened the box. Inside was a silk scarf, which was exactly the same as the one Elena wore in the musical!

"Give it to you, it matches you well."

"I, I, I can't ask for it." Liu Jingya was so excited that she was almost speechless. Why did the idol not only take a cordial photo with her, but also gave her a silk scarf!

Li Zhixing took it: "Aunt Elena gave it to you, so you can keep it. Auntie, can I sign and give that T-shirt to her?"

Liu Jingya looked at Li Zhixing, but even asked for it? But Elena actually took the T-shirt, signed it, and put it in her hands.

"Zhihang, we will have a celebration banquet in a moment, so come both of you." Elena invited.

Li Zhixing shook his head quickly. He would definitely not go to the celebration party for fear of scaring Liu Jingya. When Liu Jingya left, her whole mind was still noisy, and the shock to her today was too great.

"You, who are you?" Liu Jingya asked Li Zhixing in a panic in the car."I? I didn't tell you, Li Zhixing from the Management Institute, your suitor. Think about it and be my girlfriend. By the way, is there any restriction on your food? I reserved a table for dinner."

"I'm not hungry, I want to go back to school." Too soon, Liu Jingya found that she was already tempted. No, she has to calm down.

Li Zhixing looked at Liu Jingya, half a minute later, he smiled: "Okay, I'll take you back. You can tell me what you need in the future."

On the way back, Liu Jingya didn't say a word. After getting out of the car, she ran upstairs in a panic.

Li Zhixing looked at Liu Jingya's back with a faint smile. He will go to Moscow as an exchange student next semester. If he doesn't hurry up, I'm afraid Liu Jingya will be chased away by others.

Simple and crude methods sometimes seem to be very effective. It's a fact that he has money in his family. Why should he hide it? This Liu Jingya, he has to decide!

Chapter 2091: Extra --- Lee Chiyuki 4

Liu Jingya's inner heart is always flustered these days, she always feels that Li Zhixing is different from what she knows.

She asked someone to find out that Li Zhixing is indeed a member of the management institute, but it is usually very low-key. I only heard that she is a fan of electronic products. She especially likes to buy various electronic products, such as Wind & Rain Brand, Lenovo brand, AIWA and other new products on the market. At that time, Li Zhixing would always buy it.

It seemed that there was some money at home. I heard that my father was in a small business, but I never saw him drive a car or wear a famous watch.

But the last time the two went to a musical, Li Zhixing did not show that his family had a little money, and he was so familiar with the international superstar Elena. His father was definitely not a small business!

Li Zhixing always chats with her on WeChat these days, but she has not dared to agree to several appointments with her. She always feels that the development is too fast, the two have just met, and she seems to be trapped.

The phone on the table rang, interrupting Liu Jingya's thoughts. She glanced at him.

After answering the call, Li Zhixing's figure appeared on the phone screen: "Jingya, go downstairs, I will take you to the movie, a new movie by Mr. Xu."

After speaking, the phone was hung up, Liu Jingya was stunned for a moment, how could this be so, I didn't ask whether I could answer or not.But Liu Jingya hesitated, put on the most beautiful clothes, combed her hair and make-up as quickly as possible, and stepped downstairs.

Li Zhixing stood next to a very ordinary Eastern Divine Deer, still looking old, and beckoned to Liu Jingya slightly.

Some students passing by all cast strange expressions. Liu Jingya tried to let herself ignore what others thought, and got into the car with her head down.

When she got into the car, she realized that the interior of this car didn't match the exterior at all. She had done Eastern Divine Deer. How could it be so luxurious inside? Is this modified?

There is a faint fragrance in the car, which is her favorite jasmine, which Li Zhixing has actually considered. There was a piano song on the car, which happened to be an old song that Liu Jingya liked.

Wait a minute, why does the car drive toward the outer ring? Which cinema is it going to?

"Li Zhixing..."

"Call me Zhihang, or you can call me dear."

Liu Jingya felt hot on her face, and we only met for the second time. I haven't promised you yet! But it seems to be called the full name, there is some sense of distance.

"Zhihang, which movie theater are you going to, isn't it Wind & Rain Studios or Wanda Studios near the school?"
"The new film has too many people to watch. Do you like to squeeze with others? I will take you to a good place to ensure that the viewing effect is better."

The car quickly drove to a high-end villa area and swiped his card to enter. Li Zhixing parked the car in the garage of a villa and opened the door: "Get off, the movie theater is here."

Liu Jingya was a little panicked. What kind of cinema is this? Isn't this a villa? What does Li Zhixing want to do!

Seeing Liu Jingya's expression, Li Zhixing smiled: "Don't worry, this is my uncle's house. There is a private cinema in it, which is very comfortable. I want to pursue you, but I won't use some very method/trick."

After Liu Jingya got off the car, she still had some be on tenterhooks, but she had already arrived here. She didn't look at Li Zhixing's expression as if she was going to do something bad, so she renewed her courage.

Entering the villa, there are several people preparing something. Li Zhixing took Liu Jingya's bag, hung it on the coat rack, and walked in with Liu Jingya's hand.

Liu Jingya had forgotten to break free at this time, she just followed Li Zhixing in so dazedly, this is really a movie theater.

How rich this man should be, build a cinema in the house!

"Aunt Wu, put your things here, so you can go back first, and I will call you if I have something to do."A middle-aged woman brought in some dishes with a few people. The dishes were filled with fruits, dried fruits, popcorn, ice cream and so on. There were also many drinks on the side.

"What you like to eat, take it yourself, watching movies here is more comfortable." Li Zhixing leaned on the soft seat, holding a can of refreshing Coke in his hand.

Liu Jingya admitted that watching movies in this environment is really more comfortable. But her inner heart is always thinking about the two of them left in this house. What should she do if Li Zhixing doesn't behave properly.

But from the beginning to the end of the movie, apart from hearing Li Zhixing's loud laughter, Li Zhixing did not make any unruly behaviors. It seemed that he was really watching the movie.

After the movie was finished, Li Zhixing took off the 3D glasses: "How about it, how good? There are new movies. If you want to watch it, we can watch another one."

Liu Jingya shook her head: "It looks good, but it doesn't look good on glasses for too long."

"That's right, this technique still hasn't been solved. Are you hungry, and I have someone prepare something to eat?"

Liu Jingya found out that when she was watching the movie, she unknowingly had eaten a lot of snacks, where she would be hungry, she shook her head a little embarrassedly, in such a dim light, Li Zhixing should not see her blushing Your face?

"I, I'm not hungry."
"By the way, what did you think about what I told you last time?" Li Zhixing asked suddenly.

"Ah? What's the matter?" After Liu Jingya finished speaking, she immediately understood, and immediately bowed her head again.

"It doesn't matter if you forgot, then I'll say it again, be my girlfriend." Li Zhixing's tone was like an order, not a request at all, but the strange thing was that Liu Jingya couldn't even feel annoying.

She was almost impulsive and wanted to say yes, but her reason told her that they had only met two sides, and she was not very familiar with him.

"I, I think about it."

"Okay. Xiaoqing, turn on the lights."

Li Zhixing's voice fell, and the lights in the cinema turned on. Liu Jingya was a little flustered, didn't she say there was no one else?

"Don't worry, it's the two of us in this house. Xiaoqing is the intelligent control housekeeper of this villa. She can control the electrical appliances in the house. I have the authority."

Smart control butler? It sounds like it is amazing, this villa is too high-end, Liu Jingya discovered that these two times, she had seen many things that she had only seen in her dreams.

"I want to go back to school."

"Okay, I'll send you back." Only after seeing each other, if it is taken like this, it is not the one he likes.Driving Liu Jingya back to school, Liu Jingya could not help but watch Li Zhixing secretly along the way. She discovered why she hadn't noticed before, this Li Zhixing is still very attractive. But why is there no girlfriend for such a person? Why did you like her?

At the place, Li Zhixing took Liu Jingya's hand: "Can you give me a kiss? Then I will give you a kiss."

When Liu Jingya didn't react, Li Zhixing quickly leaned over and clicked on Liu Jingya's lips. Liu Jingya drew back in a panic, opened the car door, and fled upstairs. Li Zhixing heard from behind. Hearty laughter...

Chapter 2092: Extra: Li Jiyuki 5

"Oh, Zhihang, you have always had a lewd smile on your face recently. Why, did that Liu Jingya catch up?" Roommate Liang Zi came over and asked.

"Go and go, my buddy is serious. So what, I won't go to play in the afternoon, I have something to do."

"You know, you must be going to do something big, right?"

Li Zhixing shook his head helplessly, threw two xylitol in his mouth, and left the living quarters/dormitory. Recently, he chats with Liu Jingya on WeChat every day, and the relationship is progressing rapidly.

But unfortunately, the expiration date will soon come to an end, and in the second half of the year, he will go to Moscow as an exchange student, which takes a year.

Liu Jingya put on her high heels and went downstairs with her bag. The roommate looked at her strangely. Doesn't she like makeup? Today, the hair was clearly combed carefully, and the skirts, shoes, and bags were all deliberately matched. There are circumstances!

Liu Jingya is a school girl, she is pretty and upright, and there are many people who chase her, but she has never seen anyone faking her. Which handsome guy is this that tempted Liu Jingya?

The roommates all lie down on the window to watch. There are many male classmates waiting below, some holding flowers, some holding chocolates, and some holding books. They don't know who they are.

Wait, there are still a few leaning on the car over there. Isn't Liu Jingya looking for a big money?But let them down, Liu Jingya got in the car, but she got in an old Eastern Divine Deer. How much is that car, even an ordinary office worker can afford it.

They all shook their heads and sighed. What kind of vision did Liu Jingya look for to find such a poor boy?

Li Zhixing was a little surprised the moment he saw Liu Jingya. Although I don't use pink powder on my face, today's dress is too showy.

Liu Jingya's face was reddened: "What are you looking at."

Li Zhixing helped Liu Jingya put on a seat belt: "Look at you, every day is so beautiful."

There is no girl who does not like to hear others praise her for being beautiful, unless the person who praises her particularly hates her. Obviously, Liu Jingya does not hate Li Zhixing.

"What are you taking me to play today?" Liu Jingya changed the subject.

"Let's go for a walk, here, you wear these glasses."

glasses? Liu Jingya took it curiously, she was not short-sighted, and these were not sunglasses either. Hey, why are there buttons beside these glasses?

This is a new generation of Wind & Rain smart glasses? This one costs 20,000 to 30,000, right? Didn’t it say that it will be launched at the end of the year? Li Zhixing Where did you get this from?

She already knows that Li Zhixing's family is rich, but she can't buy products that Wind & Rain Electronics hasn't launched yet, right?"Where did you get this from?"

"I want someone to ask for it, but it needs to be kept secret for the time being and cannot be used by others. This is the manual. You can read it first, and I will explain to you if you don’t understand. Today we will go out and have fun and take photos all the way. Set it up and connect to your mobile phone so that photos, videos, etc. taken can be directly synchronized to your social website.

Liu Jingya put on her glasses curiously, then lowered her head to read the manual carefully while groping for the functions. Her family background is average, and she would never buy this luxury before.

Sitting in the car, Liu Jingya kept watching from side to side. She blinked her eyes to save it. After switching to another mode, you can also use voice control, which is simply too smart.

The car drove out of the city to the suburbs. There were fewer and fewer cars on the road, but there was a Song River-Guo Olympic following tens of meters behind.

Liu Jingya seemed to have noticed it too. She turned around and looked at the car behind him curiously. She turned to Li Zhixing and said, "Does the car behind come on the same road as they came out of school?"

It’s not such a coincidence. The school is so far here, how can it be the same way? And Li Zhixing didn't drive fast, why didn't that car pass?Li Zhixing glanced through the inverted mirror, rather helpless, didn't he tell them not to follow.

"It's okay, it's probably just to follow us." As he said, he turned on the double flash three times, and then saw the car behind accelerate and pass.

Liu Jingya looked at the car and felt that she was thinking too much. But immediately I looked around again, how did you get to the suburbs? Where is this going?

The car stopped in a small village and opened the door of a small courtyard. The inside was very clean, with various crops planted around it.

"I rented this small courtyard for two days, and everything here can be picked at will." Although Liu Jingya's family is not very wealthy, she is an authentic baby in the city. She has never been to this kind of place.

Seeing this, Liu Jingya was really happy. She put on the flat shoes that Li Zhixing had prepared for her. She looked at the cherry trees here and the strawberries over there. She kept taking pictures with glasses. She had never seen them before.

Li Zhixing tapped the bracelet on his wrist, and a projection screen appeared on his arm. He sent a message out, telling them not to follow so closely, the law and order in this area is very good.

The two picked a lot of fruits and vegetables with their baskets, but soon the problem came, the fruits were not hungry. Li Zhixing does not know how to cook, nor does Liu Jingya, the two look at each other in dismay.Li Zhixing sighed, "Wait a minute, I'll call someone to cook."

After a phone call, someone came in less than five minutes, and in less than half an hour, the hearty meal was ready.

Very ordinary farmer’s dishes, even vegetarian dishes, but Liu Jingya is very delicious.

It was dark, Liu Jingya was a little flustered: "Aren't we going back?"

"Tomorrow on the weekend, I will live here today. All the sheets and bedding are new and guaranteed to be clean. Well, there are two bedrooms, you can choose one. If you don't want to lock the door, remember to tell me. "

Liu Jingya breathed a sigh of relief. It was too fast. They developed too fast. Although I heard that many classmates had already gone out to live with their boyfriends, she was not ready yet.

"By the way, you haven't given me an answer when you asked you last time. Should you give me a clear answer this time?"

In fact, Liu Jingya also has a good impression of Li Zhixing. She had long wanted to agree, but she was not embarrassed to speak up. Her inner heart always has a kind of worry, if she promises too quickly, will she be considered too reserved, thinking that she is just looking at the other party's money.

As for the rich brothers who are not very reliable, she is not worried. If Li Zhixing had all been installed, it would be too much to install. She is still willing to believe that Li Zhixing has done everything sincerely.Li Zhixing didn't give Liu Jingya time to hesitate: "If you don't speak, it's acquiescence. Well, I now announce that from now on, you Liu Jingya is my Li Zhixing's girlfriend!

Chapter 2093: Fanwai—9—Li Zhixing (End)

The next day, Li Zhixing sent Liu Jingya back to school. Returning to living quarters/dormitory, Liu Jingya's expression dare not contact with other roommates. She did not come back yesterday. This is the first time to spend the night outside of school. She is especially afraid that her roommate will ask her where she went last night.

In fact, she locked the door last night, and the two only kissed this morning. Under her prevention, Li Zhixing did not force her to do more. It may also be because these days Her red light period.

But she was always worried, she said so, no one wanted to believe it. The roommates did not ask, but she was even more worried. Why did they not ask, did they know?

Compared to Liu Jingya's panic, Li Zhixing is proud of the spring breeze. Although he failed to reach the last step last night, he was already very satisfied.

Two days later, the school announced the list of exchange students with major universities around the world this year. Among them, Li Zhixing's name appeared under Moscow University.

When Liu Jingya saw this news, her inner heart was a little bit disappointed. She has just started dating, why is her boyfriend going abroad? How many couples are defeated by the distance.

No amount of sweet words on the phone can compare to a holding hand or a hug when meeting. In a panic, she immediately called Li Zhixing. Why did Li Zhixing never say about this?

"Why, miss me?"
"Zhihang, are you going to study in Moscow?" Liu Jingya asked immediately.

"Don't worry, it's only one year. And I will come back every winter and summer vacation. If you miss me, I can also come back on weekends. It's very convenient."

very convenient? How could it be so convenient? These are two countries, and they are still so far apart. Liu Jingya thought that Li Zhixing was comforting her. Although she was a little disappointed, she still said: "Don't be so tossing about it, studies are important."

"Don't worry, my uncle Corporation has planes between Moscow and Beijing every week. I call and ask Uncle Wu to reserve a place." He didn't specifically ask his uncle to get a special plane, just take it.

"Your uncle is in trade?" Liu Jingya was stunned. Is it such a coincidence?

"Yes, he does trade, but he is already semi-retired. If you want to go to Moscow, I will find someone to get you a passport, soon."

"Let's talk about it, I haven't figured it out yet." Liu Jingya suddenly realized that it seemed that there was nothing difficult in Li Zhixing's mouth.

"Alright. By the way, didn't you say that you wanted to see the sea last time? After the final exam in two days, I will take you there."

...The final exam was over, Liu Jingya packed up and saluted. Everyone thought she was going home for the summer vacation, but they didn't know that Liu Jingya had already got in a car, and the car was heading to the port on the other side of Jinmen.

Li Zhixing stopped the car and left directly. Liu Jingya looked back. Someone was opening Li Zhixing's car door and pulling out the key.

"Zhihang, Zhihang."

Li Zhixing waved his hand: "That's my own. Let's go, take you to go out to sea on a boat. Speaking of which, I haven't been out to sea for a long time."

After walking for two minutes, Liu Jingya looked at Li Zhixing blankly: "This is not going to the port. Did we go the other way?"

"No, this direction is correct, trust me." Li Zhixing took Liu Jingya's hand and walked for another minute. Liu Jingya saw not far away...a helicopter was parked!

Helicopter, Li Zhixing actually prepared a helicopter, which was more shocking than when she went to the private cinema in Li Zhixing’s villa.

"Come, go up." Li Zhixing hold Liu Jingya went up, then carefully tied her seat belt, and gestured to the pilot.

The propeller began to spin, and the plane took off and circled over the harbor.

"Jingya, you look down now, the scenery is particularly beautiful. Don't worry, there are seat belts, double protection, absolutely safe."Liu Jingya looked down through the window. She had never seen the scenery from this angle, which surprised her. Looking at the familiar look of Li Zhixing, it is obviously not the first time to ride.

She thought that Li Zhixing's family is rich, but this time, she refreshed her perception of Li Zhixing's family. This is not a simple life that billionaires can have, right?

The helicopter circled several times and flew towards the sea. Liu Jingya looked at Li Zhixing, did she watch the sea by helicopter?

"Seeing that the yacht in front is not there, it is ours, and the helicopter will be parked on it in a while. There are many ships loading and unloading cargo in the port these days, so our yacht is not easy to dock, just wait here."

When the helicopter hovered over the yacht, Liu Jingya didn't know what to say anymore. This ship is too big, is it really just a yacht? Shouldn't all yachts only have a few people? This yacht is fine for hundreds of people, right?

When they got off the helicopter, Liu Jingya looked at the two rows of people standing in front of them while bowing slightly. A person who looked like the captain took two steps forward: "There are service personnel on every floor and on each side of the yacht. If Miss Liu has any needs, you can talk to them."
"Now at this time, the two of you can change clothes first. We will stop at a small island in a while. The two can go swimming and enjoy the sun and the beach. You can have food at any time and you can order food."

Li Zhixing asked a waitress to take Liu Jingya to change clothes. He also went to the room, changed into tank top shorts, and brought a pair of sunglasses to protect his eyes.

Seeing Liu Jingya coming out wearing a swimsuit, Li Zhixing took off her sunglasses and made an exaggerated expression, which made Liu Jingya feel particularly shy.

In fact, Liu Jingya's figure is indeed very good, and Li Zhixing really appreciates it. They reached the top floor, and there was actually a small swimming pool on it, with parasols and deck chairs beside it.

"Don't worry, the crew usually don't go to the places above the deck. The service staff in these places are all women. If you are interested, you can go fishing for a while. Last time I caught a fish here and it was steamed and it tasted good. ."

Liu Jingya was very happy. She never thought that she would be able to enjoy these the first time she went to the beach. These were scenes that she could only appear in her dreams. No, she was not so exaggerated in her dreams.

In the evening, stimulated by candlelight and red wine, Li Zhixing got his wish.In the afternoon of the next day, they returned to the shore and Li Zhixing sent her back to her hometown. After the kiss goodbye, Li Zhixing went to Shanghai. He had a Corporation in Shanghai.

Li Zhixing's investment is mainly divided into three directions, finance, technology and clothing. At least in terms of clothing, he surpassed that fabulous uncle. The clothing brand he founded is now regarded as the first line in China. His goal is to become the world's first line in the next ten years!

More than a month later, Li Zhixing boarded the plane with three other classmates and flew to Moscow...

PS: Recommend a book "Rebirth of the Giant Era". The author claims to be a rising star in the city. Let's criticize him together!

Chapter 2094: End Of Testimonials

"Extraordinary Genius" is over, officially over. The book was uploaded on November 4, 2015, and it was released on January 15, 2016. It has a public period of 73 days and the public version has more than 400,000 words.

As of yesterday, May 22, 2017, a total of 4.5 million words have been updated. In one and a half years, the fourth child's speed is fast, right?

With everyone's support, the fourth child can make the book's grades get better and better, and is seen by more book friends. After entering the boutique channel, the high order book finally broke 10,000. Every time you subscribe, give rewards, suggestions, etc., you have a lot of encouragement and help to the fourth child.

Thank you yang199174. This is the first leader in this book. I still remember that it was during the Chinese New Year last year. To be honest, he wrote well, the leader. Thank you Snake~, this is the first rudder master and hall master in this book. Thanks to Woshi2b, who rewarded 50,000 points three times and became the first fan of this book. Thank you T, who is disheartened. I remember that he gave rewards almost every day and talked with the fourth oldest WeChat twice.

Thanks also to every other bookmate who has subscribed to the original book, and thank you to every booker who gave a reward. There are too many names to list one by one, forgive me.This book was written by the fourth child at the suggestion of the former director ~ editor Lie, who later resigned, and then the fourth editor's responsibility became Pooh, who is currently on maternity leave not long after he became a mother. congratulations. I also thank Hu Shuo, Bohan, Wutong, Midsummer...etc. for their help to the fourth.

This book encountered a lot of setbacks, but in the end the fourth child survived. At the end of the story, many readers said that the fourth child should continue to write, so the fourth child only wrote a few chapters.

Feng Yu's story is written here, and after writing it, it becomes a black technology. Of course, you can write it by force, but that will change the taste.

When it's finally time to say goodbye, maybe the next book, or the next book, the fourth child will write similar topics. Continuous writing is easy to repeat, and thinking is also easy to be restricted.

In the new book "The Adventure of Domestic Animation", the fourth child is classified as science fiction, which belongs to the old domestic animation fast-wearing. There are few urban plots. Originally, the editing ~ compilation suggested that it should be placed in the city. It is very long, can fill a lot of water, and can accumulate urban popularity, but this is not what the fourth child wants.

The fourth child wanted to write a very interesting book for readers to see and find it interesting, sometimes he could smile with his heart, sometimes he would scold the villain, and even let everyone follow the discussion.I urge everyone to take a look at the new book. It has a different style from the old book, but it is equally interesting. Some people even say it is more interesting. Let’s see if the fourth child’s ability to tell stories has improved. Collect them and vote for a few recommendations.

The new book went on the shelves soon, and this time it was finally on the first shelf, which means that the fourth child has to compete with many great gods at the same time, so everyone's support is needed.

Everyone helps the fourth child, so that the fourth child can proudly tell others that I am an author, an author with many readers, and an author who can rely on writing books to eat.

I hope you just as in the past will support the fourth new book "The Adventure of Domestic Animation", and thank you readers who support the fourth. It’s great to have you...

Table of Contents

- Table Of Contents -

Chapter 1412: Tablet

Chapter 1413: Even Thinking About The Bad Life

Chapter 1414: Hunger Marketing
Chapter 1415: Old Zhang Entered Beijing
Chapter 1416: Just Ask If You Can
Chapter 1417: We Also Bundle
Chapter 1418: Did They Make The System? !
Chapter 1419: Paul's Response
Chapter 1420: Both Support XOS
Chapter 1421: Africa Is Also A Market
Chapter 1422: Just Add This
Chapter 1423: System Sale
Chapter 1424: Help Above
Chapter 1425: National Voice
Chapter 1426: Lianxiang Decision
Chapter 1427: Don't Do A Second
Chapter 1428: Lian Xiang Defendant
Chapter 1429: Price Is A Weapon
Chapter 1430: Win In One Game
Chapter 1431: Cost And Technology
Chapter 1432: Be Light And Thin
Chapter 1433: Super MP3
Chapter 1434: Camera To Take Video
Chapter 1435: Elena Comes For A Concert
Chapter 1436: Stunning Open Voice
Chapter 1437: Push Hands
Chapter 1438: The Richest Man Can Compose?
Chapter 1439: Go For A Loan
Chapter 1440: Old Zhang Liwei
Chapter 1441: Microsoft Lost The Lawsuit
Chapter 1442: Kameda Resigns
Chapter 1443: Words Exceede 5100
Chapter 1444: It's Big Business
Chapter 1445: Construction Is Blocked
Chapter 1446: Xiao Zhao, Are You Married?

Chapter 1447: Don't You Think It's Too Coincidental?

Chapter 1448: It's Them Again
Chapter 1449: This Is Not Over
Chapter 1450: Sniper Stunny (1/10)

Chapter 1451: There Are Two Kinds Of Rich People (2/10)

Chapter 1452: Goal (3/10)

Chapter 1453: Tony Is Too Stingy (4/10)

Chapter 1454: Acquisition Of Cinema Lines (5/10)

Chapter 1455: Crazy Signing (6/10)

Chapter 1456: Lessons For Big Directors (7/10)

Chapter 1457: Stan Lee (8/10)

Chapter 1458: Combination Of Chinese And Western (9/10)

Chapter 1459: Do N’t Say Just Do It (10/10)

Chapter 1460: Enter The Entertainment Industry

Chapter 1461: Expand, Expand

Chapter 1462: Collision With Jixiong Investment

Chapter 1463: Microsoft Conference

Chapter 1464: The Problem Is Very Sharp

Chapter 1465: Microsoft Betrayed By Relatives?

Chapter 1466: Exam Teaching
Chapter 1467: Everyone Makes Netbooks
Chapter 1468: Microsoft's Stinky Chess
Chapter 1469: Disappointed Ballmer
Chapter 1470: Losing Money Is Making Money
Chapter 1471: This Character, Your
Chapter 1472: Smoke Bomb
Chapter 1473: Dilemma
Chapter 1474: Come Follow Me
Chapter 1475: Executive Changes
Chapter 1476: No More Polite
Chapter 1477: Map Cannon
Chapter 1478: This Is What I Said
Chapter 1479: The Louder The Bigger
Chapter 1480: Microsoft Is Sitting On The Wax
Chapter 1481: No Longer Bought
Chapter 1482: Today Is Different
Chapter 1483: Raise The Price
Chapter 1484: Zhongji's Wordy
Chapter 1485: Dahe Dianxiong
Chapter 1486: Unprofessional Reporter
Chapter 1487: Sad Microsoft
Chapter 1488: Pouring Chicken Soup
Chapter 1489: Chicken Broth Is On Fire
Chapter 1490: The True Purpose Of Microsoft
Chapter 1491: Microsoft Confessed
Chapter 1492: Change
Chapter 1493: Ultra-thin Book

Chapter 1494: Who Wants To Compete With Lianxiang For New Products?

Chapter 1495: Lead The Trend
Chapter 1496: Manufacturer Union
Chapter 1497: Trouble Yourself
Chapter 1498: Lao Zhang's Cooperation
Chapter 1499: Have Been Fooled
Chapter 1500: Blame Me? (For Subscription)

Chapter 1501: Crude Oil Is Going To Rise? (For Subscription)

Chapter 1502: Can Not Fry Crude Oil (1/10)
Chapter 1503: Familiar Feeling (2/10)
Chapter 1504: Bluffing Formula (3/10)
Chapter 1505: Lao Zhang Yuejie (4/10)
Chapter 1506: Feng Yu Played Right (5/10)
Chapter 1507: Strict Investigation (6/10)
Chapter 1508: Pillar Industry (7/10)
Chapter 1509: Let Me Be A Consultant (8/10)
Chapter 1510: Alleged Home (9/10)
Chapter 1511: Switch To Local Design (10/10)
Chapter 1512: Brother-in-law's Pride (1/10)
Chapter 1513: Behind The Master (2/10)
Chapter 1514: Private Aviation (3/10)
Chapter 1515: For Personal Use (4/10)
Chapter 1516: China Aviation Dream (5/10)
Chapter 1517: Wholesale Used Aircraft (6/10)
Chapter 1518: Dismantling The Aircraft (7/10)
Chapter 1519: First Goal (8/10)

Chapter 1520: Trouble In The Retail Industry (9/10)

Chapter 1521: Opportunity (10/10)

Chapter 1522: Li Chaoren Treats Guests

Chapter 1523: Li Chaoren's Business Experience

Chapter 1524: Fu Guangzheng's Antique Mentality

Chapter 1525: People Who Do Not Understand The Rules

Chapter 1526: Uncle Feng (request To Order And Ask For Votes)

Chapter 1527: Guiding Lu Shao
Chapter 1528: Words Exceede 5100
Chapter 1529: Contract Trap
Chapter 1530: Service Is Important
Chapter 1531: Seeing Is Believing (subscribe)
Chapter 1532: Lu Shao's Fanfare

Chapter 1533: Mobile Phone Number Real-name System

Chapter 1534: Give A Mobile Phone Vigorously
Chapter 1535: Buy Funds With Phone Bills
Chapter 1536: Dong Shi Xiao You

Chapter 1537: Cottage Machine Blooming Everywhere

Chapter 1538: Meat Rotten Pot
Chapter 1539: Mobile Phone Price Standards
Chapter 1540: Sales Peak
Chapter 1541: Direction
Chapter 1542: Spokesperson
Chapter 1543: Global Spokesperson

Chapter 1544: Can't Surpass? (For Subscription)

Chapter 1545: Crazy Mobile Ads
Chapter 1546: Group Comic Comic Ads
Chapter 1547: Li Zhixing In A Daze
Chapter 1548: Red Envelope
Chapter 1549: The Gap Between Car Companies
Chapter 1550: Make A Big Prize
Chapter 1551: How To Invite
Chapter 1552: They Must All Come
Chapter 1553: Unprecedented Selection Method
Chapter 1554: All Participate
Chapter 1555: Consumers Matter Most
Chapter 1556: Announcement Of Awards
Chapter 1557: Start Rolling
Chapter 1558: Blog Marketing
Chapter 1559: Strong Award
Chapter 1560: Pleasant Order
Chapter 1561: Eaten Full And Scolded The Cook
Chapter 1562: Scold
Chapter 1563: Hit A Stick For A Sweet Date
Chapter 1564: Ally Layout
Chapter 1565: Feng Yu Glanced Away?
Chapter 1566: The Strongest Commoner
Chapter 1567: Legend Of Online Games
Chapter 1568: Online Games Can Also Place Ads
Chapter 1569: Legend Of The Local Tyrant
Chapter 1570: Heavenly King Concert

Chapter 1571: Boast? (Request For Booking And Ticket)

Chapter 1572: King's Announcement
Chapter 1573: King's New Song
Chapter 1574: Are Stupid
Chapter 1575: Crazy Star Crawler
Chapter 1576: Investment Stone
Chapter 1577: Weird Publicity

Chapter 1578: Alternative Interpretation Of The Film

Chapter 1579: Faith Strategy
Chapter 1580: Support Behind
Chapter 1581: Everyone Sings Tunli
Chapter 1582: Big Event
Chapter 1583: New Factory Plan
Chapter 1584: Cooperate In Building Aircraft?
Chapter 1585: Family Inheritance
Chapter 1586: Hunting
Chapter 1587: Mesh Leather Coat
Chapter 1588: Create 51 Files
Chapter 1589: The Media Looks Down
Chapter 1590: Rise Against The Trend
Chapter 1591: Send Script

Chapter 1592: The Proliferation Of Small-cost Movies

Chapter 1593: Iron Man Starts Shooting
Chapter 1594: Mr. Feng Is A Great Person
Chapter 1595: Time Will Prove Everything

Chapter 1596: The Rice National Team Will Not Work!

Chapter 1597: Microsoft's Plan
Chapter 1598: Regret Santos
Chapter 1599: Electronic Paper Book
Chapter 1600: Soaring Interest
Chapter 1601: On Sale The Same Day As Cheney
Chapter 1602: The Gap Is Obvious
Chapter 1603: Unusually Hot E-paper Book
Chapter 1604: The Abused Wen Dongjun
Chapter 1605: They Can Only Imitate
Chapter 1606: Smartphone War
Chapter 1607: Another Pre-sale
Chapter 1608: Kea And Black Rose Cried
Chapter 1609: Good Wit Girl Smashed
Chapter 1610: Innovation Can't Be Weird

Chapter 1611: Willow Sanshiro (subscription Required)

Chapter 1612: Not Optimistic?
Chapter 1613: Liu Sheng's Decision
Chapter 1614: Re-note, See Re-note
Chapter 1615: Magic Is No Longer (3/6)
Chapter 1616: Incredible Results (4/6)
Chapter 1617: Do One's Duty (5/6)
Chapter 1618: Define Music Phone (6/6)
Chapter 1619: Brother Ji's New Goal
Chapter 1620: Tablet Core Solution Has
Chapter 1621: Environmental Conspiracy
Chapter 1622: Intelligent Aircraft
Chapter 1623: Debunk
Chapter 1624: I Come To Invest
Chapter 1625: Double Back
Chapter 1626: Greening (seeking To Subscribe)
Chapter 1627: Father-son Theory
Chapter 1628: Share In ARM
Chapter 1629: Expand Camp

Chapter 1630: All-in-one Machine Launched Earlier

Chapter 1631: Business Innovation
Chapter 1632: High-end Gaming Book
Chapter 1633: Business Capital
Chapter 1634: Another Explosion
Chapter 1635: All Do Solid State
Chapter 1636: Movie Gap
Chapter 1637: Legend Reappears
Chapter 1638: It's Him
Chapter 1639: The Pinnacle Of Motorcycles

Chapter 1640: Motorcycle Reduction, Electric Plus

Chapter 1641: Mini Motorcycle
Chapter 1642: Solar Power Generation
Chapter 1643: Crowd Out? (For Subscription)
Chapter 1644: We Don't Need Support
Chapter 1645: Statement Of Pros And Cons
Chapter 1646: Buffing? (For Subscription)

Chapter 1647: The Stock Market Is Going To Collapse

Chapter 1648: Raise Funds
Chapter 1649: Cash Out News
Chapter 1650: Swarming
Chapter 1651: Doubts
Chapter 1652: Back Pot

Chapter 1653: What They Are Willing To Believe

Chapter 1654: Invest In Ports?
Chapter 1655: Crazy Food Stealing
Chapter 1656: Stock Transfer Completed

Chapter 1657: Discussions (subscription Required)

Chapter 1658: Successor
Chapter 1659: Jiancang
Chapter 1660: Temptation
Chapter 1661: Generous Buy
Chapter 1662: He Zhaoji On The Show

Chapter 1663: With Rhythm (Happy New Year's Day)

Chapter 1664: Soros Idea
Chapter 1665: Does Your Company Sell?
Chapter 1666: Advantage Business Enlargement
Chapter 1667: Brother Ji Is Also Greedy
Chapter 1668: Sure Enough It Was Him
Chapter 1669: Bitter Wang Zhenhua
Chapter 1670: Fu Guangzheng
Chapter 1671: Interest Rate Cut
Chapter 1672: Fried USD
Chapter 1673: Don't Want To Be Alone (10/10)
Chapter 1674: Cause Of Crisis (2/10)
Chapter 1675: Media Offensive (3/10)
Chapter 1676: It's Him Again (4/10)

Chapter 1677: Connect Pan Man And Bei Guo Man (5/10)

Chapter 1678: Not Available (6/10)

Chapter 1679: Bankruptcy And Acquisition (7/10)

Chapter 1680: Trouble With The Same Car (8/10)

Chapter 1681: The Same Board Of Directors (9/10)

Chapter 1682: Don't Want To Be Alone (10/10)
Chapter 1683: Foote Is Here (1/5)
Chapter 1684: Find Someone To Advance (2/5)
Chapter 1685: Pull On Tata (3/5)
Chapter 1686: Start Making Money (4/5)

Chapter 1687: Take Advantage Of The Market (5/5)

Chapter 1688: Want To Buy Without Doors
Chapter 1689: Hold Mad Cow
Chapter 1690: The Problem Is Serious
Chapter 1691: Rigorous Investigation
Chapter 1692: Iron Man Released
Chapter 1693: Marvel Is On Fire
Chapter 1694: Brush Bad Reviews
Chapter 1695: Word-of-mouth
Chapter 1696: Words Exceede 5100
Chapter 1697: Domestic Visitors
Chapter 1698: Differentiation Strategy
Chapter 1699: Foote Is In A Hurry
Chapter 1700: Swallowed Half Of Foote
Chapter 1701: Sub-business
Chapter 1702: Shattered For The Same Purpose
Chapter 1703: Funding Problem
Chapter 1704: Crude Oil Fell
Chapter 1705: Juken's Analysis
Chapter 1706: I Want A Loan
Chapter 1707: Good People Are Hard To Do
Chapter 1708: Argue (subscribe)
Chapter 1709: A Good Hand Will Not Play

Chapter 1710: Funding Is Not As Good As Investment

Chapter 1711: Who Will Pay
Chapter 1712: Live CS
Chapter 1713: Play Against
Chapter 1714: 3G Trial
Chapter 1715: Important News
Chapter 1716: IPHONE Launched
Chapter 1717: Not To Worry About (subscribe)
Chapter 1718: Unsaleable IPHONE
Chapter 1719: Break Through The 80 USD Line
Chapter 1720: Full Outbreak
Chapter 1721: The Situation Is Grim
Chapter 1722: Tom Sun's Troubles
Chapter 1723: Destined To Be Pitted
Chapter 1724: The Most Powerful Sales Channel
Chapter 1725: Question
Chapter 1726: 3G Network
Chapter 1727: IPHONE Price Cut
Chapter 1728: Condition Changed
Chapter 1729: Embrace
Chapter 1730: Suddenly?
Chapter 1731: Plasma Failure

Chapter 1732: Open A Shipyard? (For Subscription)

Chapter 1733: Is God Predicting Again?

Chapter 1734: Shale Oil

Chapter 1735: A Hundred Yuan Line That Is Hard To Break?

Chapter 1736: OPEC Production Cut
Chapter 1737: All Bullish
Chapter 1738: First Mining Tycoon
Chapter 1739: Domestic Jiebao Goes Offline
Chapter 1740: Same For Multi-brand Companies
Chapter 1741: Hybrid Car
Chapter 1742: Lao Zhang Is About To Rise
Chapter 1743: Already Let Them
Chapter 1744: Entrepreneur Class
Chapter 1745: Scheming Girl
Chapter 1746: Expulsion
Chapter 1747: Herbal Tea Is On Fire
Chapter 1748: Best Time
Chapter 1749: International Situation
Chapter 1750: Brokerage Annual Conference
Chapter 1751: Think Carefully
Chapter 1752: 3G Standard Determination
Chapter 1753: New Products Constantly
Chapter 1754: Was Preempted Again
Chapter 1755: Tablet PC Was Born
Chapter 1756: Crazy Question
Chapter 1757: Dominate The Headlines
Chapter 1758: Salute (Happy New Year)
Chapter 1759: Tucao Spring Festival Gala
Chapter 1760: Uncle, I Want A Haircut

Chapter 1761: Tragic Little Cloth (Happy New Year)

Chapter 1762: Short Stock

Chapter 1763: Unemployment In The United States

Chapter 1764: Words Exceede 5100
Chapter 1765: Break Through 120
Chapter 1766: Persuade Rothschild
Chapter 1767: Gold Fell
Chapter 1768: Island Crisis
Chapter 1769: Embankment Short Selling Ban
Chapter 1770: Not Hard Enough
Chapter 1771: Who Can Get Higher?
Chapter 1772: Delivery Contract
Chapter 1773: The Output Will Increase
Chapter 1774: Not Over Yet
Chapter 1775: All Against Lianxiang
Chapter 1776: Kill
Chapter 1777: Counter Kill
Chapter 1778: Chaowei Must Be The Boss
Chapter 1779: Lobby
Chapter 1780: Shun Me Zhechang
Chapter 1781: Manufacturer's Hesitation
Chapter 1782: The One Who Rebelled Against Me
Chapter 1783: Late
Chapter 1784: Never Cooperate

Chapter 1785: Unconsciously, The Forces Have Become

Chapter 1786: Tablet Battle Begins
Chapter 1787: Unconvinced Jobs
Chapter 1788: Good Cushion Corner
Chapter 1789: Non-stop Promotion
Chapter 1790: Defended Again
Chapter 1791: XP Tablet Launched
Chapter 1792: Hundred Flowers Blooming (1/10)
Chapter 1793: Let Them Sell (2/10)

Chapter 1794: Lei Man Brothers Bankruptcy (3/10)

Chapter 1795: Target Traditional Financial Industry (4/10)

Chapter 1796: Lao Zhang Consulting (5/10)
Chapter 1797: Individual Development (6/10)
Chapter 1798: Not Many People (7/10)

Chapter 1799: Olympics At Your Doorstep (8/10)

Chapter 1800: Why Is She? (9/10)
Chapter 1801: Controversy About Li Na (10/10)
Chapter 1802: Don't Fight With Him (1/5)
Chapter 1803: Words Exceede 5100
Chapter 1804: Get Started First (3/5)

Chapter 1805: Wen Dongjun's Questions To Reporters (4/5)

Chapter 1806: What To Install If You Ca N’t Afford It (5/5)

Chapter 1807: Forbid Her To Come To China
Chapter 1808: Opportunity
Chapter 1809: For Help
Chapter 1810: Two-room Scandal
Chapter 1811: Crazy Fall
Chapter 1812: Buffett
Chapter 1813: The Development Of Folk Voice
Chapter 1814: Bank Of America
Chapter 1815: Want To Pay Attention? Simple
Chapter 1816: So Headlines
Chapter 1817: Blame
Chapter 1818: Good News
Chapter 1819: So Big Two Pits
Chapter 1820: The Fall Is Coming
Chapter 1821: How To Win?
Chapter 1822: Rice Softfoot Shrimp
Chapter 1823: You Too Disappoint Me
Chapter 1824: Lianpo Is Old?
Chapter 1825: Taihua Supermarket Expansion
Chapter 1826: Walmart's Decision
Chapter 1827: Retail Market Reshuffle
Chapter 1828: Online Store Impact Entity?
Chapter 1829: Make Sense

Chapter 1830: The Headlines Of The Closing Ceremony Were Robbed

Chapter 1831: Two Rooms Were Taken Over
Chapter 1832: Poor Rice
Chapter 1833: The Financial Crisis Broke Out
Chapter 1834: Crazy Short Selling
Chapter 1835: Soros' Choice
Chapter 1836: Cliff Fall
Chapter 1837: Prohibition Order Announced
Chapter 1838: It's Blaster
Chapter 1839: Forbes Ranking Changes
Chapter 1840: Invested In 'Forbes'
Chapter 1841: Target Of Fortune
Chapter 1842: Madly Stepping On 'Fortune'
Chapter 1843: Wind And Rain Global Forum
Chapter 1844: Feng Yu's Appeal
Chapter 1845: One Call To One Hundred
Chapter 1846: Why Go To Moscow?
Chapter 1847: 'Fortune' Is Not Worthy!

Chapter 1848: Bottom Copy Is Worse Than Acquisition

Chapter 1849: Less Qualified

Chapter 1850: Go To The United States To Send Warmth

Chapter 1851: Proud Rice Poor
Chapter 1852: Who Is The Big Philanthropist
Chapter 1853: WIN7 Launched
Chapter 1854: Hardware Compatible
Chapter 1855: Download Trial Competition
Chapter 1856: Advantages Of Software Park
Chapter 1857: Thoughts Come True
Chapter 1858: Fatty Huang's Help
Chapter 1859: OEM Is Very Profitable?
Chapter 1860: Goal First
Chapter 1861: Humane Management
Chapter 1862: Trojan Virus
Chapter 1863: Tragic Fruit Company
Chapter 1864: Fix Bug
Chapter 1865: Move Towards The Goal
Chapter 1866: Crude Oil Situation
Chapter 1867: Consortium
Chapter 1868: No Support, No Objection
Chapter 1869: Wrong Direction
Chapter 1870: Genetically Modified Food
Chapter 1871: Target European Bank
Chapter 1872: Jixiong's Investment Objectives
Chapter 1873: Bank's Core Objectives
Chapter 1874: Price Reduction
Chapter 1875: Agreed
Chapter 1876: Old Morgan's Thoughts
Chapter 1877: The Situation Of Liteco
Chapter 1878: Malicious Acquisition?
Chapter 1879: Who Is It?
Chapter 1880: Need An Intermediary

Chapter 1881: Which School Did You Graduate From?

Chapter 1882: Arrogant Parents
Chapter 1883: Virtue Is Important
Chapter 1884: Hualu CEO Visits
Chapter 1885: Cooperation?
Chapter 1886: Helping Each Other
Chapter 1887: One Percent
Chapter 1888: Words Exceede 5100
Chapter 1889: Conditions Negotiated
Chapter 1890: Lion Head
Chapter 1891: Huaxia Chamber Of Commerce

Chapter 1892: Lao Wang Wants To Buy Taihua Real Estate

Chapter 1893: Share Price
Chapter 1894: Wanda Is Still Up To You
Chapter 1895: Spicy Eyes
Chapter 1896: Satoshi's Nephew
Chapter 1897: Problems With Dairy Products
Chapter 1898: Is Milk Powder Good Abroad?
Chapter 1899: Choose
Chapter 1900: Play Big
Chapter 1901: Stingy
Chapter 1902: Acquisitions Are Blocked
Chapter 1903: Many Competitors
Chapter 1904: Let BHP Help
Chapter 1905: The World's First Luxury Yacht

Chapter 1906: To Build The World's Largest Freighter

Chapter 1907: Li Chaoren's Plan
Chapter 1908: Feng Yu's Additional Conditions
Chapter 1909: Not Enough Money
Chapter 1910: Opportunity For Fengyu
Chapter 1911: Painful Langdu
Chapter 1912: Pros And Cons
Chapter 1913: Tomorrow Yellow Flowers
Chapter 1914: No Cooperation With 喏 基亚
Chapter 1915: All Chase After God Of Wealth
Chapter 1916: Sky-high Compensation
Chapter 1917: No. 1 In The Mineral Industry

Chapter 1918: Boss Can Make The Final Decision

Chapter 1919: Rising Crude Oil Is In Everyone's Interest

Chapter 1920: Stock Repurchase
Chapter 1921: Which Is The Real Purpose?
Chapter 1922: American Consortium
Chapter 1923: Panic Buying
Chapter 1924: Stock Conversion
Chapter 1925: Power Is Difficult To Subvert
Chapter 1926: No, I'm Not Well-fed
Chapter 1927: Don't Want To Buy
Chapter 1928: Beg Me
Chapter 1929: Moment By Moment
Chapter 1930: Round It Up
Chapter 1931: Has The Acquisition Changed?
Chapter 1932: Dezhong's Crisis
Chapter 1933: Li Dafu Luxin
Chapter 1934: Do You Know

Chapter 1935: First Divided The South Korean Market

Chapter 1936: Put Satellite
Chapter 1937: I Will Not
Chapter 1938: Li Shiqiang's Troubles
Chapter 1939: Borrow An Individual
Chapter 1940: Wu Zhigang's Chance
Chapter 1941: Strict Father
Chapter 1942: Domineering Brother
Chapter 1943: Unexpected Profit

Chapter 1944: Do You Want To Continue Investing?

Chapter 1945: Variety Shows Are Also Scary
Chapter 1946: Everyone Is A Multimillionaire
Chapter 1947: The Pinnacle Is Coming

Chapter 1948: Next-generation System Officially Launched

Chapter 1949: Pressure
Chapter 1950: Wins And Loses Become The Focus
Chapter 1951: Downloads Ahead
Chapter 1952: Tragedy
Chapter 1953: Microsoft's Big Three Decision
Chapter 1954: Can't Make It Succeed

Chapter 1955: Boss, Do You Want To Buy Shares?

Chapter 1956: Do You Want To Make Another One?

Chapter 1957: Duel Between The Two Richest Men

Chapter 1958: Persuade Jobs
Chapter 1959: Why Is This Happening? (1/10)
Chapter 1960: No Tie (2/10)

Chapter 1961: Brother Ji's Wishful Life (3/10)

Chapter 1962: Gates, You Lost (4/10)
Chapter 1963: Gates' Condition (5/10)
Chapter 1964: No Trust, No Cooperation (6/10)
Chapter 1965: Kameda For Help (7/10)
Chapter 1966: Play So Big? (8/10)
Chapter 1967: Donald's Dream (9/10)

Chapter 1968: The New System Loses And Overall Wins (10/10)

Chapter 1969: Microsoft's Concerns
Chapter 1970: Emoticon Package
Chapter 1971: Brother's Bank Investment

Chapter 1972: China-Russia Oil And Gas Pipeline

Chapter 1973: Tax Avoidance
Chapter 1974: World Media Summit
Chapter 1975: The Purpose Of The Summit
Chapter 1976: Summit Can Also Advertise
Chapter 1977: Zhou Kexin

Chapter 1978: If You Want To Play, Play Black Technology

Chapter 1979: Be A Gaming Helmet
Chapter 1980: There Are Many Opinions
Chapter 1981: Medicines Also Have A Cottage
Chapter 1982: Someone Is Behind
Chapter 1983: No One Can Be Found
Chapter 1984: Headless And Unhappy
Chapter 1985: There Are Still Smart People
Chapter 1986: Ask Feng Yu
Chapter 1987: A Lot Harder
Chapter 1988: Some Should Be Severed
Chapter 1989: Oba Is Here

Chapter 1990: Talk About Collapse At The Beginning?

Chapter 1991: Are Not Interested At All

Chapter 1992: I Want To Contribute To The Port Of The United States

Chapter 1993: Paradox Oba
Chapter 1994: Invest Abroad, Boost Domestic
Chapter 1995: Comrade Guanhai

Chapter 1996: The Country Does Not Make Foundries

Chapter 1997: Uncle

Chapter 1998: Must Have A Controlling Stake In The Port

Chapter 1999: High-speed Rail Across The East And West

Chapter 2000: Sky-high Terminal Reconstruction Fee

Chapter 2001: It ’s Also A Union Issue

Chapter 2002: Pilot

Chapter 2003: Let The Workers Deliver The Courier

Chapter 2004: Railways Also Need To Be Piloted

Chapter 2005: Extremely Difficult

Chapter 2006: Great Appetite

Chapter 2007: Give You These Subscription Rights

Chapter 2008: Imported Agricultural Products

Chapter 2009: Big Problems In The Steel Industry

Chapter 2010: High Labor Costs In The United States

Chapter 2011: Looking For EU Cooperation

Chapter 2012: Oba's Choice

Chapter 2013: Working Together To Do Logistics

Chapter 2014: The Big Problem With Labor Costs

Chapter 2015: Grab A Loan
Chapter 2016: Terminal Contract Signing
Chapter 2017: There Is A Problem With Peikang

Chapter 2018: President Feng Said You Are Inappropriate

Chapter 2019: Feng Yu's Criticism
Chapter 2020: Rejuvenation And Seniority
Chapter 2021: Solicit Liu Yonghao

Chapter 2022: State-owned Enterprises Are Difficult To Merge

Chapter 2023: Third-party Consulting

Chapter 2024: Cultural Industry Has Many Problems

Chapter 2025: Fundamental Problem

Chapter 2026: Headlines

Chapter 2027: All The Money Of Mi Guo Was Lost By Huaxia

Chapter 2028: Features Of The Report

Chapter 2029: The Problem Is That It Is Too Cheap

Chapter 2030: There Are Many Fakes

Chapter 2031: Unsolved Dead End?

Chapter 2032: Anti-counterfeiting Is Imperative

Chapter 2033: E-commerce Giant Party
Chapter 2034: Rushing Retail Giants
Chapter 2035: Studio = KTV

Chapter 2036: The Third Revolution In The Retail Industry

Chapter 2037: Fu Guangwei Also Wants To Be An E-commerce

Chapter 2038: Chinese Characteristics AND International Integration

Chapter 2039: Video Website
Chapter 2040: 3D New Technology
Chapter 2041: Entertainment Tycoon Feng Yu
Chapter 2042: Making Money Is Easy
Chapter 2043: Crazy
Chapter 2044: Lao Tzu Is Shady
Chapter 2045: Changes In The Appliance Market
Chapter 2046: Acquire A Crash With Hier
Chapter 2047: Zhang Ruimin
Chapter 2048: Got Rejected
Chapter 2049: Special Advisor
Chapter 2050: Science Fiction Becomes Reality
Chapter 2051: Fingerprint Lock And WeChat
Chapter 2052: The End Of Dahe Dianxiong
Chapter 2053: Fully Attack The Island Market
Chapter 2054: The Old Man Died
Chapter 2055: Invest In Medical Systems
Chapter 2056: Words Exceede 5100
Chapter 2057: China Pavilion
Chapter 2058: Zhang Ruiqiang's Ambition
Chapter 2059: Go To Work As Consultants
Chapter 2060: Study Abroad Fever

Chapter 2061: Take Control Of British People's Livelihood

Chapter 2062: Never Take A Photo
Chapter 2063: Meet Cameron
Chapter 2064: Interest Exchange
Chapter 2065: Elena's Wish
Chapter 2066: Holding Rogers
Chapter 2067: Fill The Domestic Gap

Chapter 2068: Ways To Promote Payment Packages

Chapter 2069: National Card
Chapter 2070: Develop Red Envelope Function
Chapter 2071: Why Only This Little Money? !
Chapter 2072: Vouchers To Promote

Chapter 2073: Software And Hardware Development

Chapter 2074: Software Boss Wants To Change Owner?

Chapter 2075: The World's First Freighter

Chapter 2076: To Build A Car Factory In Miguo

Chapter 2077: The Aviation Industry Of The United States

Chapter 2078: Too Much Negative News
Chapter 2079: Arab Prince
Chapter 2080: These Conditions Are Not Enough
Chapter 2081: I Want Technology
Chapter 2082: Mystery Man
Chapter 2083: Song Sibei?
Chapter 2084: It's Him!
Chapter 2085: Management Changes
Chapter 2086: Target Future
Chapter 2087: He Is Legendary (the Finale)
Chapter 2088: Extra: Li Chiyuki
Chapter 2089: Fanwai-Li Zhixing (2)
Chapter 2090: Extra --- Yi Chiyuki 3
Chapter 2091: Extra --- Lee Chiyuki 4
Chapter 2092: Extra: Li Jiyuki 5
Chapter 2093: Fanwai—9—Li Zhixing (End)
Chapter 2094: End Of Testimonials